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Jeśli zapoznałeś się z nową propozycją obszaru Strefy Czystego Transportu i uważasz, że należy ją zmodyfikować, opisz tu swoją propozycję granic Strefy. W nowej propozycji granic Strefy zaproponowanych zostało kilka miejsc, do których będzie można dojechać spoza Krakowa każdym 
autem, niezależnie do jego poziomu emisji zanieczyszczeń. To m.in. zespół szpitali i ośrodek dla seniorów w Prokocimiu czy Park an

Odnieś się do podstawowych wymagań dotyczących roku produkcji lub standardu emisji Euro, jakie zostały zaproponowane dla nowej wersji SCT w Krakowie.
Jeśli masz własną propozycję, przedstaw ją tu...

W projekcie zaproponowany został okres 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut 
należących do mieszkańców Krakowa.
Jeśli uważasz, że rozwiązanie to powinno zostać zmienione, zarekomenduj inne 
podejście.

Zaproponowany projekt zakłada, że samochody, które nie mogłyby wjechać do Strefy ze względu na wielkość emisji, albo dlatego, że nie mogą skorzystać np. z wyłączenia dla mieszkańca, 
mogłyby jednak zostać dopuszczone do wjazdu, ale po wniesieniu opłaty ...

Propozycja nowych zasad SCT w Krakowie zawiera liczną listę wyjątków (zapoznaj się z nimi). W skrócie: spod zakazu wjazdu do Strefy 
przez pięć lat będą na przykład zwolnione pojazdy należące do kr...

############### Strefa jeśli musi powstać, to tylko najwyżej dookoła płyty Rynku Głównego Powinno dać się dojechać do każdego miejsca w Krakowie Każdy samochód powinien mieć możliwość wjazdu do Krakowa Każdy obywatel powinien mieć możliwość wjazdu do Krakowa dowolnym samochodem Każdy powinien mieć możliwość wjazdu Każdy powinien mieć możliwość wjazdu do Krakowa dowolnym pojazdem
############### Strefą powinny być objęte również dzielnice na wschód od trasy S7. M.in. Wzgórza Krzesławickie. Jest to dobra propozycja. Zaproponowane wymagania są wg mnie w porządku. Jest ok. Ewentualnie mógłbym wydłużyć ten okres o jakieś 2-3 lata. Oceniam dobrze. Ewentualnie zwiększyłbym kwoty tych opłat. Nie powinno być takich wyjątków. Jedynie zwolnienie krakowian na najbliższe 5 lat z zakazu wjazdu do strefy oceniam poprawnie. 
############### Strefą powinna być wyłącznie strefa a więc wydzielonym obszarem a nie dotyczyć całego miasta. Proponuję aby strefa dotyczyła wyłącznie ścisłego centrum i Kazimierza Normy są nierealistyczne mając na uwadze że np w Niemczech można wjechać diesel z norma EURO 4.

EURO 4 dla benzyny /diesla
Uważam że nie powinno być dzielenia na mieszkańców lub osoby spoza Krakowa Opłaty są dla mnie niezrozumiałym pomysłem nieadekwatnym do postanowień SCT

############### Tak, należy ją zmodyfikować i ograniczyć do ścisłego centrum Wymagania są zbyt rygorystycznie dla przeciętnego obywatela. Okres ten powinien obowiązywać dla wszystkich kierowców, niezależnie czy są 
mieszkańcami Krakowa czy nie.

Opłata jest zdecydowanie za wysoka dla przeciętnego obywatela.

############### kwartał w ścisłym centrum nie więcej Każda dyskryminacja ze względu na stan majątkowy jest zła, a SCT jest dyskryminacją Diesle EURO 4 2009 powinny mieć wjazd o ile mają FAP DPF i zaliczony przegląd. Nie można zakazywać użytkowania legalnie posiadanej własnosci w imię ideologii Mieszkańcy nie powinni nigdy być objęci Strefą wykluczenia transportowego Sama SCT to dyskryminacja ale abonament roczny 500 pln to by zmniejszyło bzdurą jest ograniczenie dla diesli przed Euro 6 i przed 2014 !
############### Bez granic strefy - swoboda jazdy wszędzie - wolność w Krakowie TEN OBSZAR TO ZŁA DECYZJA - NIE POWINNO BYĆ STREF CZYSTEGO TRANSPORTU Powinny być dyskryminowane jak juz to samochody tzw kopciuchy stare powyżej 30 lat euro 1 lub bez euro Jest to dyskryminacja ludzi nie będących mieszkańcami - powinna być równość dla 

wszystkich ludzi 
To co jest ważne pieniądze czy czystość powietrza? Jeśli zapłacę to już nikt nie będzie miał do mnie problemu? Śmiech na sali bo chodzi tylko o pieniądze. Jestem przeciw całej strefie to ściema Stop sct

############### do scislego centrum a nie cale miasto zapłacicie ludziom za nowe samochody
?
euro 6 odrazu 
macie mózgi?

i co ludziom z tych 5 lat 
maja zaczac zbierać pieniadze na auta cxy co?

najlepiej 100zl za godzine
albo 1000 czemu nie

odpoczatku wam chodziło o nowy podatek?

dlaczego kościuł ma promocje?
są równi i równiejsi?

############### Możliwy dojazd do: Salwator (Kopiec Kościuszki) i do początku Błoń (ul. Piastowska) od zachodu. Dopuścić wszystkie diesle od roku 2016 i / lub posiadające funkcjonujące:
1 filtr cząstek stałych 
2 system AdBlue
3 spełniają normę Euro 6
Również po 01 lipca 2030 r.

Dla aut należących do osób zameldowanych na terenie Krakowa i mających na terenie 
Krakowa mieszkanie lub dom (wynajem lub własność)

Ok

############### I maksymalnie II Obwodnica Wystarczy odpowiednio dobrany zasięg strefy - np. I maksymalnie II Obwodnica RPO analizuje sytuację w Warszawie w kontekście nierównego traktowania pojazdów z tego samego rocznika. Z drugiej strony wobec braku realnych i rzetelnych badań dowodzących 
wkładu komunikacji w zanieczyszczenie powietrza - naturalna rotacja samochodów plus migracja tranzytu na ring obwodnicy rozwiąże problem bez konieczności nękania mieszkańców 
Krakowa i okolicznych miejscowości

Wyłączenie bezterminowe dla już posiadanych pojazdów Dowodzi faktu, iż SCT nie służy poprawie jakości powietrza, tylko zwiększeniu wpływów do kasy miasta/ZTP Ankieta zawiera inne dane niż propozycja uchwały. Pojazdy historyczne/zabytkowe wg propozycji uchwały miałyby mieć tylko 50 wjazdów 
do SCT rocznie - a powinny bez ograniczeń. Zwłaszcza w kontekście mieszkańców Krakowa. ZTP nie może ograniczać dysponowania 
własnością mieszkańców Krakowa

############### Zapoznałem się z propozycją obszaru. Uważam, że pomysł Strefy Czystego Transportu jest niezgodny z Konstytucją - Prawo do wolności. Fakt faktem nie oznacza to prawa do jazdy samochodem, natomiast w 
moim rozumieniu podstawą wolności jest sama możliwość wjechania w dowolne miejsce w moim mieście bez dyskryminacji ze względu na stary samochód. 

Uważam, że dojazd do każdego miejsca w Krakowie powinien być dozwolony, bez jakichkolwiek ograniczeń. Uważam, że jeżeli mam możliwość rejestracji samochodu z roku 1960, to mam prawo również poruszać się nim bez dyskryminacji. Dlaczego Zarząd Transportu dyskryminuje turystów z innych części kraju oraz ludzi 
niejednokrotnie pracujących w Krakowie którzy w jakiś sposób muszą do pracy dotrzeć 
(MPK kraków w POWIECIE to jakiś żart i dojazd z wsi wokół Krakowa to męczarnia.) 
Uważam, że najpierw trzeba zadbać o przepustowość komunikacji z miast i wsi 
powiatowych (Skawina/Krzeszowice etc.)

Pracując w Krakowie, ale mieszkając poza nim, zarabiając 25zł/h w momencie kiedy musiałbym płacić za każdą godzinę circle about 8zł, zarabiam 17zł/h co nie daje absolutnie żadnych sensownych 
warunków do życia przez cały miesiąc, a praktycznie 1/3 wypłaty szła by do budzetu miasta które chce mnie jak najbardziej ubezwłasnowolnić 

Tak jak wyżej, nie zgadzam się na dyskryminację osób spoza Miasta Kraków. Mieszkańcy powiatu również płacą podatki dla Krakowa i są 
równie uprzywilejowani co mieszkańcy Miasta.

############### Tylko ścisłe centrum miasta. Powinna być możliwość dojazdu do każdej pętli tramwajowej i autobusowej i pozostawienia tam auta na parkingu P+R. Decydujące powinno być badanie techniczne i stan pojazdu a nie rok produkcji. 10 lat i samochody naturalnie się wymienią Jak ktoś ma stary samochód to nie dlatego że ma dużo pieniędzy. To dodatkowy koszt dla najbiedniejszych. Lepiej mniej wyjątków, a dłuższy okres i węższy zakres strefy. 
############### Zapoznalem sie, strefa nie powinna zostac wprowadzona na wiekszym obszarze niz Rynek Glowny. Obszar jest błędny. Strefa nie powinna obowiazywac nic poza scislym centrum. W jaki sposob bedzie realizowany dojazd np z okolic 

Wieliczki do Szpitala Rydygiera czy pobliskich przychodni ktore maja byc objete SCT?
SCT nie moze ograniczac prawa wlasnosci i mozliwosci uzytkowania pojazdow ktore zostaly HOMOLOGOWANE I DOPUSZCZONE DO RUCHU zgodnie z przepisami obowiazujacymi w dniu 
rejestracji pojazdu. Od weryfikacji spelniania norm są Stacje Kontroli Pojazdow.

SCT nie powinno obowiązywać pojazdow mieszkańców ani przyjezdnych. Pojazdy MPK 
rowniez sa zasilane ON i sa uprzywilejowane wzgledem pojazdow na ON uzytkowanych 
przez mieszkancow. 

Oplata nie powinna byc pobierana. Walczycie o czyste powietrze czy to kolejny haracz na kierowcach? SCT nie moze ograniczac prawa wlasnosci i mozliwosci uzytkowania pojazdow ktore zostaly HOMOLOGOWANE I DOPUSZCZONE DO RUCHU 
zgodnie z przepisami obowiazujacymi w dniu rejestracji pojazdu. Od weryfikacji spelniania norm są Stacje Kontroli Pojazdow.

############### Strefa powinna być do drugiej obwodnicy Odpwiedź powyżej Jeśli już to Diesel od  Euro 5 Mieszkańcy którzy płacą podatki w Krakowie powinni nie mieć żadnych ograniczeń w 
Strefie SCT

Po co ten projekt ? Czyli jednak nie chodzi o SCT tylko o wyciąganie pieniędzy znowu !!!!! Mieszkańcy którzy płacą podatki w Krakowie nie powinni czuć się  intruzami we własnym mieście !!!!
Zajmijcie się lepiej wrakami które stoją na parkingach osiedlowych !!!!

############### Nie popieram wprowadzenia sct Dobra propozycja jest wprowadzanie tych zmian których chcą mieszkańcy a nie UE Skąd podział na silnik diesla euro 6 i euro 6dT ? 
Dopuszczają identyczne poziomy emisyjności, więc ?

To jest faworyzowanie mieszkańców czy już rasistowskie podejście do ludzi spoza 
Krakowa? Dlaczego są oni gorsi ?

W cenie paliwa zawiera się opłata emisyjna

############### Wprowadzić SCT tylko na obszarze obecnej strefy parkowania A. Wszystkie peryferia powinny zostać wyłączone z SCT np. Olszanica, Bielany, Mydlniki ze względu na to, że charakter tych miejsc nadal 
jest częściowo wiejski. Ponadto w Mydlnikach i Olszanicy są przystanki SKA oraz parking przesiadkowy z którego chętnie korzystają 
mieszkańcy gminy Liszki i Zabierzów.

Jeśli strefa będzie tylko w ścisłym centrum miasta to Państwa wymagania odnośnie roku i standardu emisji Euro mogą zostać utrzymane. Wyłączenie jest dyskryminujące i dzieli społeczeństwo. Mieszkańcy Krakowa będą mogli 
swoimi samochodami jeździć do gmin ościennych, natomiast odwrotnie już nie. Wszyscy 
powinni być traktowani jednakowo.

Nie powinno być żadnych opłat (czyli jak zapłacę to nie truję?). Strefa tylko w centrum miasta. SCT i wyjątki to generowanie kosztów obsługi administracyjnej strefy. Czy koszty powstania i bieżącej obsługi tego tworu zarówno po 
stronie miasta oraz po stronie kierowców są naprawdę potrzebne? 

############### Jeśli już musi byc, proponowałbym wyłącznie granice starego miasta (do II obwodnicy tj Aleje 3 wieszczów) SCT nie jest dobrym pomysłem na obszarze całego miasta. Uważam, że obecnie zaproponowane standardy są zbyt restrykcyjne. Jedyne kryteria jakie powinny obowiązywać to Ważne Badanie techniczne dla każdego pojazdu. 

Jednocześnie, jeśli jej obszar zostanie zamknięty jedynie na teren Starego Miasta, mogą być one takie jakie zaproponowano obecnie

Mieszkańcy powinni zostać całkowicie wyłączenie z wymogów pod warunkiem płacenia 
podatków w mieście Kraków. 

To rozwiązanie wydaje się być dość kosztowne. Przy założeniu działania dla wspólnego dobra, opłaty powinny zostać zniesione Ogólnie zgadzam się z listą. Wyjątkiem są obostrzenia dla pojazdów historycznych i zabytkowych. Powinny zostać całkowicie zwolnione z 
rekatrukcji, gdyż jest ich niewiele są dumą właścicieli oraz stanowią cenną warstwę tkanki miejskiej 

############### Granicą powinny być Aleje Trzech Wieszczów i rzeka Wisła. Ten obszar jest złą propozycją. Wymagania wymyślone przez ZTP są absurdalne. Zdecydowanie bardziej restrykcyjne niż w większości niemieckich miast gdzie mieszkańcy są bogatsi. Należy wprowadzić wymagania 
maksymalnie jak w Niemczech tj. Euro 1 dla pojazdów zasilanych benzyną i LPG oraz Euro 4 dla pojazdów z silnikiem diesla.

W punkcie 3. jest moja rekomendacja. Jest to zwykły green washing i szukanie pieniędzy u obywateli. Odpowiedź w punkcie 3. wszystko wyjaśnia. Zakazem wjazdu do strefy nie powinny być objęte auta starsze niż 30 lat. Co do reszty wystarczą wymagania wpisane przeze mnie w pkt. 3.

############### Uważam że dodatkowo powinno się wyznaczyć normy minimalne które muszą spełniać samochody mieszkańców i osób które wjeżdżają za opłatą. Należy wyeliminować najbardziej 
zanieczyszczajace pojazdy bez względu na to czy jest to samochód mieszkańca albo czy została uiszczona opłata 

5 lat to jest za dużo. Istniejąca uchwała daje krótsze okresy, nie rozumiem dlaczego 
miałoby być to wydłużane. Należy też wprowadzić minimalne wymagania nawet dla 
mieszkańców w pierwszym okresie. 3 lata wyłączenia to jest wystarczający okres 

Takie pojazdy powinny nadal spełniać minimalne wymagania. Należałoby też ograniczyć ilość dni w roku kiedy te pojazdy mogłyby wjechać. Można uwzględnić również normę euro, np euro 5 za 
opłatą może wjechać przez cały rok, euro 4 100 dni, euro 3 50 dni

Jeżeli stosowane są wyjątki to powinny dotyczyć marginalnej liczby samochodów. Należy zwrócić szczególną uwagę na to aby nie 
dochodziło do naduzyc wyjątków 

############### wewnątrz pierwszej obwodnicy maksimum zbyt dużo do wpisania bezsensowne wymogi przy napływie powietrza z gmin ościennych bezterminowe negatywnie 5 lat to zbyt krótki okres na wymianę samochodu
############### Na początek maks do Iwszej obwodnicy. Jeśli nie będzie różnicy w jakości powietrza w centrum to SCT do likwidacji. Każdy szpital, specjalistyczna przychodnia, ośrodek rehabilitacji i pomocy. Instytucje kultury takie jak kina, teatry, opera. Punkty 

handlowe sprzedające przedmioty wielkogabarytowe czyli sklepy z meblami, elektromarkety i.t.p.
Każde auto posiadające aktualny przegląd i ubezpieczenie OC ma prawo poruszać się po wszystkich drogach publicznych na terenie RP. Sct nie powinno być wprowadzane lub być wprowadzone maks do Iwszej obwodnicy. Sct nie powinno być wprowadzane lub być wprowadzone maks do Iwszej obwodnicy. Każde auto posiadające aktualny przegląd i ubezpieczenie OC ma prawo poruszać się po wszystkich drogach publicznych na terenie RP.

############### Pierwsza obwodnica krakowa bo 2026 roku będzie zamknięta obwodnica miasta krakowa i ta obwodnica pójdzie cały ruch samochodowy Jeżeli bedze sct na 1 obwodnicy to nie trzeba będzie kombinować Do mojej propozycji nie trzeba robić żadnych oboszczen I znów oskubac ludzi z kasy
############### 1 obwodnica tj. wewnątrz plant lub brak SCT całkowicie Nie jest dobrą propozycją. Wszystkie park and ride? Co z resztą szpitali? Szpital Wrocławska, , szpital siemiradzkiego, szpital 

żeromskiego, szpital Babińskiego, szpital Dietla, szpital Kopernika, przychodnie, ośrodki zdrowia. Miejsca wypoczynku, parki itp.
Tak, usunięcie SCT Całkowite wyłączenia dla mieszkańców Krakowa nieważne jaki typ aut. Usunięcie SCT Źle. Czyli jeżeli auto niespełnia wymogów ale zapłacę to jest ok i już nie szkodzi? czy Wy wiecie co piszecie? W ostatniej wersji historyczne/zabytkowe określiliście wjazd na 50 dni w roku. Samochody 

 historyczne/zabytkowe/specjalne powinne być całkowicie zwolnione. 

############### Strefa obejmująca całe miasto, to jest absurd. Ogólnie zamysł SCT i próba jego wprowadzenia, to jakieś nieporozumienie. 
Jeśli jednak mamy iść na kompromis, to jedyne akceptowalne wyjście, to SCT w granicach ścisłego rynku. A i to z odpowiednimi wyłączeniami. 

Nie jest dobrą propozycją. Dlaczego jadąc z Wieliczki mam ten dojazd tylko do jednego szpitala? Co jeśli się okaże, że jednak muszę się 
przemieścić do innego? Zostawiam auto i wołam TAXI? Ludzie, przecież to jest niepoważne. 
Jakiekolwiek dodatkowe miejsca, gdzie taki dojazd będzie umożliwiony wygenerują setki podobnych sytuacji. I ma to związek z tym że 
SCT obejmujące całe miasto nie ma prawa bytu. 

Średni wiek samochodu w Polsce: 16.4 lat
Średni wiek samochodów zgłaszanych do ubezpieczenia w 2024: 14.9 lat
Rok wprowadzenia EURO 6: 2014

Naprawdę ktoś uznał, że w tym kraju ograniczyć wjazd tylko dla aut w wieku 10 lat i mniej to dobry pomysł? 

Rekomendacją innego podejście, jest wyrzucenie pomysłu SCT obejmującej całe miasto 
do kosza. 
I jest to jedyne sensowne wyjście. 

Bardzo źle. 
Dzielimy ludzi na biednych i bogatych. Znowu. 
Wielce walka w imię ekologii, ale jak zapłacę 5 stów, to już jest ok, nie truję, nie?

Pojazdy historyczne/zabytkowe, gdzie ograniczmy liczbę dni, kiedy mogą poruszać się po Krakowie do 50.
Serio? 
Jak auto parkuje na terenie Krakowa, to też liczy się to do tych 50 dni? 
Jak auto jeździ raz na miesiąc, ale przez cały rok, to jak będzie kontrolowane, że nie przekroczyłem 50 dni? 
Przecież ten zapis wymyślił ktoś bez wyobraźni. 

############### Uważam, że na początek funkcjonowania strefy powinna ona objąć obszarem tylko teren wewnątrz II Obwodnicy miasta, głównie dlatego, że ludzie potrzebują czasu na przyzwyczajenie się do nowych 
ograniczeń, co najmniej przez rok, później może być rozszerzona.

Najważniejszymi miejscami są wszystkie parkingi P+R oraz uczelnie w mieście, ponieważ wielu studentów nie stać na samochody 
spełniające normy, szczególnie że lokalnie w Małopolsce ich cena wzrośnie ze względu na ogłoszone ograniczenia. Można się też 
spodziewać zwiększenia ruchu na drogach wyłączonych ze strefy, co przy aktualnym obciążeniu obwodnicy miasta spowoduje 
codzienny paraliż komunikacyjny, szczególnie że całość obwodnicy nie powstanie jeszcze przez co najmniej 1,5 roku.

Według mnie niepoważne jest podnoszenie norm pół roku przed planowanym wejściem strefy w życie. Sam już kupiłem drugi samochód spełniający normy poprzednie czyli euro 3 dla 
silnika benzynowego i euro 5 dla silnika o zapłonie samoczynnym i znam wiele osób, które też tak zrobiły. Uważam, że ograniczenia które powinny funkcjonować to te ogłoszone na 
początku projektu strefy czyli euro 3 dla samochodów z silnikami benzynowymi i euro 5 dla samochodów z silnikami diesla. Potem te normy mogą być podnoszone. 

To rozwiązanie powinno zostać zmienione, ponieważ wiele osób będzie starało się 
uzyskać ten status, nie będąc mieszkańcami Krakowa, co mija się z celem. 5 lat (albo 
chociaż 3 lata) wyłączenia powinno obowiązywać dla samochodów zarejestrowanych 
przed ogłoszeniem najnowszych wymogów SCT dla wszystkich niezależnie od miejsca 
zameldowania lub miejsca odprowadzania podatków.

Nie wiem jak to ocenić, bo nie znam celów na jakie te pieniądze mają być przekazane. Jeżeli te pieniądze mają być przeznaczone na rozwój komunikacji miejskiej, albo obniżenie cen biletów 
komunikacyjnych MPK to jestem za. Te pieniądze powinny być przekazane na cel redukcji zanieczyszczeń w mieście i ułatwienie komunikacji dla mieszkańców i przyjezdnych. Boję się jednak, że trafią 
na kompletnie niezwiązany z tym cel albo do czyjejś "kieszeni".

Uważam że studenci i emeryci powinni być wyłączeni przez kolejne 5 lat z ograniczeń strefy. Studenci stanowią duży odsetek przyjezdnych, 
a nie wszyscy mają możliwość dojazdu transportem zbiorowym ze względu na miejsce zamieszkania. Emeryci np. nie zawsze mają siłę na 
pojechanie do sklepu i powrót z ciężkimi zakupami.

############### Granice Strefy w ścisłym centrum Dworzec główny, tylko na park and ride żeby kogoś wysadzić/ odebrać Samochody z silnikiem diesla od normy euro 5, natomiast busy przewoźników prywatnych jak najnowsza typu euro 6/ euro6d. Takie busy wjeżdżają po kilka razy dziennie do Krakowa i z 
niego wyjeżdżają, a wprowadzenie opłat tylko podwyższy cenę biletów.

Nie powinni w ogóle być objęci, zakażecie im dojeżdżać do domu? Tak, dodajcie kolejną opłatę, chyba dziury w budżecie trzeba połatać. Poza tym jak taka opłata miałaby się odnosić do normy emisji? Czy samochód diesla z Euro5 będzie płacił taką samą opłatę jak z 
normą Euro1?

Dlaczego samochody parafialne są objęte wyjątkiem? Księża i siostry są z jakiś lepszych matek?

############### Od rynku do granic aleji trzech wieszczy Zakaz dla Diesla euro6 od 2030r. Jest zbyt regorystyczne. Jest to bardzo niesprawiedliwe wobec osób które dojeżdżają do Krakowa w celu 
zarobkowym 

Fatalnie 

############### Idziemy w dobrym kierunku, ale uważam, że objęcie całego miasta nie nieporozumienie. Projekt powinien objąć jedynie centrum miasta -(podobnie jak w Warszawie) - tylko Stare miasto. Przy średniej wieku samochodu w Polsce 16 lat ustawienie normy na EURO 6 (2014) czyli 11 lat to nieporozumienie. Idziemy w dobrym kierunku, należy się jednak zastanowić co to znaczy że ktoś jest 
mieszkańcem. Mnosto ludzi mieszka w Krakowie i wynajmuje mieszkanie, często bez 
meldunku, czy oni też będą objęci?

Czyli jak mam pieniądze to nagle mój samochód nie zanieczyszcza powietrza? Złe rozwiążanie, pozdrawiam.

############### Uważam, że wprowadzone normy dla silników diesel są za wysokie. Nawet w Berlinie moga sie poruszać samochody z euro4. Samochody zabytkowe przestaną jeździć po krakowe gdzie czasami jest to atrakcja 
trusystyczna więc nie powinny mieć ograniczenia. To jest wręcz jawny atak na wolność i swobodę. Osobiście uważam, że nie wiele się zmieni pod względem ruchu na drogach. U nas w pracy kilka osób już 
rozważa zmiane pracy właśnie we względu na ograniczenia STC. 

Samochody zabytkowe wyjazd bez ograniczeń. Benzyna 2005 albo euro 2. Diesel 2008 albo euro4. Wszyscy powinni być równi! Czy to mieszkańcy czy przyjezdni. Ludzie zaczną unikać 
Krakowa a co za tym idzie mniejsze wpływy do budżetu..

Czysty skok na nasze pieniądze. Jeśli zostanie to wprowadzone to otwarcie pisze I bede mówić, że nie mam zamiaru odwiedzać Krakowa.

############### Granicę RP Nie da się wyznaczyć takich miejsc, bo są to i miejsca pracy, szkoły, lekarze, sklepy, kościoły Wszystkie pojazdy, które mają badania techniczne są prawnie dopuszczone do ruchu Źle, pobór takich opłat będzie droższy niż zysk z ich pozyskania W Konstytucji zapisana jest równość wszystkich obywateli. Nie jest zgodne z prawem dzielenie obywateli na tych co mają zameldowanie w 
Krakowie i poza. A co ze studentami, którzy wynajmują tysiące mieszkań

############### Żadnej strefy, żadnej sct, żadnych ograniczeń, dyskryminacji, wykluczenia ludzi z życia społecznego, zawodowego! Nie należy ograniczać mieszkańcom dostępu do miasta. Ludzie od sct - wam się w głowach ************! Ludzie potrzebują dostać się do lekarza, szpitale, przychodnie są w różnych 
miejscach w mieście! A wy ograniczacie dostęp nawet do opieki medycznej i nie mówię tutaj tylko o pacjentach onkologicznych czy 
osobach starszych, ale nawet o dostępie do ginekoga czy prowadzeniu ciąży.....

Proponuję temu kto wymyślił te ograniczenia wziąć rozpęd i głową o ścianę! Co z tysiącami osób, które dojeżdżają do pracy spoza miast codziennie- za pół roku nie wjadą do Krakowa? 
Opamiętania!!!

Was się powinno wykluczyć z zycia- zwolenników sct, radnych, urzędników etc! Anie 
wprowadzać ograniczenia, dzielić ludzi na złych i dobrych, dzielić ludzi na bogatych i 
biednych...

Ja mam płacić haracz za to że muszę dojeżdżać do pracy codziennie?
Ludzie opamiętania! Gdybym mógł, to korzystałbym z transportu publicznego, ale mam małe dzieci, które posyłam do przedszkola, żeby pracować i zarabiać, brak możliwości dojazdu autem do 
pracy spowoduje że zostanę bezrobotnym i odbiorą mi dzieci, bo nie będę mógł ich odebrać z przedszkola przed zamknięciem. Podróż 30 km komunikacją zbiorowa to ok 2 godzin jazdy i 2-3 
przesiadki w 1 stronę w moim przypadku. Nie stać mnie na zmianę auta, a tym które mam nie wjadę za pół roku! A wy pytacie czy fajnie że można zapłacić podatek i jeździć przez jakiś czas? Co to 
ma wspólnego z czystym transportem?

Co tu oceniać, jesteście bandą, którą powinno się powiesić za takie działanie, za takie propozycję i za forsowanie sct!

############### Likwidacja strefy lub ograniczenie jej do samego rynku głównego
Nie wprowadzać ograniczeń czasowych dla mieszkańców, dać ulgi takie jak dla niepełnosprawnych rodzinom wielodzietnym

Nie powinno być żadnych ograniczeń dla mieszkańców i w ogóle nie powinno być strefy. Nie powinno być żadnych ograniczeń dla mieszkańców. W niemczech mogą jeździć auta euro 4. Czy my jesteśmy bogatsi od Niemców? Jak zwykle wydusić kasę z Polaków. Nie powinno być żadnych ograniczeń czasowych dla mieszkańców Nie powinno być żadnej strefy Nie powinno być ograniczeń czasowych dla mieszkańców
Brak wyjątków dla rodzin wielodzietnych 4 dzieci i więcej

############### SCT powinno obejmować wyłącznie centrum miasta Zaproponowane standardy są za wysokie Dla mieszkańców Krakowa wymogi Sct nie powinny istnieć 
############### Strefą powinna obejmować obszar wewnątrz II obwodnicy, bez niej samej. Założenie oparcia strefy Krakowskiej o rok produkcji czy zwłaszcza normy czystości spalin jest lekkim wypaczeniem idei strefy czystego transportu, no bo jakby nie patrzeć, chodzi 

ostatecznie o poprawę jakości powietrza w mieście. Normy spalin EURO odnoszą się do spalania na kilometr, zakładając, że auto się porusza - no i tu mamy problem, bo Kraków to jeden 
wielki korek i auta zanieczyszczają powietrze w "motogodzinach" a nie w przejechanym dystansie. Jak wiadomo, wolne obroty nie są optymalnymi do pracy silnika i istnieje duże 
prawdopodobieństwo, że samochody stare, gaźnikowe itd mniej zanieczyszczają powietrze niż te nowoczesne (gaźnik i skład mieszanki regulujemy typowo pod wolne obroty, a 
współcześnie samochody projektuje się tylko i wyłącznie pod normę euro i emisję w czasie jazdy). Sugeruję oparcie strefy o realne badanie składu spalin w samochodzie na stacji 
diagnostycznej. Pozwoliłoby to np zmodernizować starsze auto montując do niego np dodatkowy katalizator. Koszt dopasowania samochodu do spełnienia wymagań byłby niższy, niż 
koszt związany z koniecznością wymiany auta. 

Uważam je za dobre, ale proponowany koszt jest zbyt wysoki. Powinno to być rozliczane tak, jak parkometr (z aplikacji) Pominięto w pytaniu to, że propozycja dla zabytkowych pojazdów to 50 dni w roku z wymagalnym zgłoszeniem tego faktu wcześniej. Smog 
w Krakowie jest w zimie, gdy na drogach jest sól - ergo nie ma wtedy zabytkowych pojazdów na drogach, więc ich wkład w zimowy smog 
jest zerowy. Moim zdaniem samochody zabytkowe i historyczne powinny być wyłączone z zakazu wjazdu bezwarunkowo. Garstka ludzi 
dba o zachowanie tej części historii dla przyszłych pokoleń, auta zabytkowe i historyczne jeżdżą tylko przez kilka miesięcy w roku, do tego 
okazjonalnie i tylko jak jest ładna pogoda. Zaproponowane ograniczenie do 50 dni dokłada zbędnej biurokracji i tylko dodatkowo utrudni 
życie właścicielom, bez wpływu na zanieczyszczenie powietrza. Dbajmy o historię i pozwólmy na jej pielęgnowanie nie utrudniając tego 
bardziej.

############### Należy się wycofać z sct, a ludzi odpowiedzialnych za promowanie i wdrożenie sct w Krakowie powinno się pozamykać.
Stop sct!

Jak można wprowadzać sct w całym mieście, trzeba mieć siano zamiast mózgu, żeby się pytać o wyjątki!!?
Nie dla sct!

Te wymagania to dzielenie ludzi na biednych i bogatych, na lepszych i gorszych...
Jest to dyskryminacja.
Stop sct!

5 lat to powinni dostać wszyscy zwolennicy sct na czele z urzędnikami, radnymi i innymi 
lobbującym sct!
Nie dla sct!

Jak można komuś uniemożliwić dojazd do pracy? Jak można kogoś szantażować przymusowymi opłatami za możliwość dojazdu do pracy, szkoły, przychodni, lekarza?
Stop sct!

LudI odpowiedzialnych za sct powinno się pozamykać. Kto nie chce jeździć niech nie jeździ. Nikomu nie powinno nic się ograniczać. Nie sct!

############### Jeżeli już wprowadzać to ograniczyć się do ścisłego centrum z wyłączeniem dróg dojazdowych na dworzec kolejowy i autobusowy. Strefa wymusza na mieszkańcach biednych ze starszym sprawnym 
samochodem zmiany auta w ciągu 5 lat. Miejskie samochody diesel o silniku z niską pojemnością są równane z samochodami ciężarowymi i właściwie całkowicie wyłączone z ruchu po 5 latach (bo nieliczni są 
w stanie posiadać samochód wyprodukowany po 2018 roku). Pytanie co z mieszkańcami których w ciągu 5 lat nie będzie stać na zmianę auta a są zmuszeni wyjeżdżać z Krakowa, bądź zwyczajnie chcą gdzieś 
wyjechać w podróż. To zabrania używania sprawnego auta poza Krakowem bo nie można go użyć nawet do wyjazdu poza granice miasta - mieszkaniec staje się więźniem i traci mobilność, nie może użyć 
własnego samochodu aby podróżować bo nie jest w stanie zostawić auta w miejscu bez ograniczeń.

To wprowadza jedynie chaos - jak weryfikować czy auto jest w strefie bądź też nie. I co z mieszkańcem którego nie stać na zmianę 
auta, ale chce mieć możliwość wyjazdów poza granice miasta. Czy jest jakikolwiek sposób na umożliwienie tego mieszkańcowi? Bo 
przecież nie można zakazać mu jeździć własnym samochodem. 

Są zdecydowanie za wysokie, szczególnie dla osobowych samochodow diesel. Samo ograniczanie na podstawie roku produkcji może ograniczyć dostęp dla samochodów sprawnych a 
dopuszczać samochody które wypuszczają znacznie więcej zanieczyszczeń mimo że są wyprodukowane niedawno. Można zamiast tego zlecić wykonanie badania i na jego podstawie 
wydawane byłyby zgody. Badanie mogłoby wykluczać nowsze samochody które mimo to generują więcej spalin a pozwolić starszym miejskim samochodom na poruszanie się po mieście. 
Wtedy faktycznie jest tu mowa o walce o czyste powietrze, a nie jest to tylko sztuczne ograniczenie.

Każdy mieszkaniec kiedyś musi zmienić auto. Proponuję aby auta mieszkańców nie były 
ograniczane po 5 latach, tylko auto już zarejestrowane będzie wyłączone że strefy do 
czasu ponownej rejestracji na innego właściciela. Innym pomysłem jest zwiększenie czasu 
dla mieszkańców na zmianę auta, 10 lat wydaje się bardziej naturalne.

Wiele osób musi dojeżdżać do pracy a ich miejsce zamieszkania nie jest skomunikowane odpowiednio. Jedyne sensowne rozwiązanie to zmniejszenie granic strefy i dopuszczenie większych ulic na 
wjazd do kluczowych punktów w centrum.

############### Nie chcemy żadnej strefy. Nie chcemy żadnej strefy. Nie chcemy żadnej strefy. Nie chcemy żadnej strefy. Nie chcemy żadnej strefy. Nie chcemy żadnej strefy.
############### Okolice Rynku Głownego Samochody benzynowe Euro 3  diesel euro 4 z dpf Jest to dyskryminacja osób pracujących w Krakowie a dojeżdzających z sąsiednich okolic. To jest chyba jakiś żart. Po zapłaceniu opłaty auto  nagle spełnia wymogi strefy ?. Czy chodzi tutaj o łatanie dziury budżetowej Krakowa?
############### SCT powinno być objęte tylko Stare Miasto. To zła propozycja. A co z resztą szpitali, lekarzy specjalistów i innych ośrodkach zdrowia rozmieszczonych w różnych miejscach 

Krakowa. A co z urzędami szkołami itp. 
SCT tylko Stare Miasto 

Zdecydowanie za wysokie.
SCT tylko Stare Miasto 

Mieszkańcy powinni być wyłączeni dożywotnio i dopóki ich auto jest sprawne i posiada 
badanie techniczne.
SCT tylko Stare Miasto 

Bardzo negatywnie.
SCT tylko Stare Miasto 

Pojazdy historyczne/zabytkowe jeżdżą tylko w sezonie letnim i robią małe przebiegi więc powinny mieć bezterminowy wjazd do SCT tak jak 
i pojazdy należące do Krakowian.
SCT tylko Stare Miasto .

############### Obszar ograniczony pierwszą obwodnicą Obszar pierwszej obwodnicy, wówczas nie potrzebne będą żadne dodatkowe wykluczenia ZTP powołuje się na skuteczność stref w innych krajach - najskuteczniejsze były/są  w Niemczech, gdzie są likwidowane, bo przyniosły oczekiwany efekt. Niemcy ograniczyli się do EURO1 
dla benzyny i EURO4 (a nawet EURO3, jeśli zamontuje się filtr cząstek stałych) dla diesla, oraz brak ograniczeń dla napędu hybrydowego i LPG. Osiągnęli tymi ograniczeniami sukces, więc 
dlaczego nie idziemy ich śladem? 

Pojazdy nabyte przed wprowadzeniem strefy powinny być wykluczone z zakazu wjazdu 
bezterminowo. W praktyce, do momentu ich zbycia lub złomowania. Nie ma znaczenia, 
czy należą do mieszkańca, czy nie.

Pojazdy nabyte przed wprowadzeniem strefy powinny być wykluczone z zakazu wjazdu bezterminowo. W praktyce, do momentu ich zbycia lub złomowania. Nie ma znaczenia, czy należą do 
mieszkańca, czy nie. Opłata nie będzie służyć poprawie powietrza, a reperowaniu budżetu miasta. Nie ma na to zgody.

Pojazdy nabyte przed wprowadzeniem strefy powinny być wykluczone z zakazu wjazdu bezterminowo. W praktyce, do momentu ich zbycia 
lub złomowania. Nie ma znaczenia, czy należą do mieszkańca, czy nie. Nie potrzebne będą wówczas dodatkowe wykluczenia dla 
poszczególnych grup, które dyskryminują jednocześnie inne grupy.

############### Żadna strefa i żadne dzielenie obywateli na uprzywilejowanych i nie, nie jest rozwiązaniem właściwym. Legalnie zarejestrowanemu pojazdowi nikt nie ma prawa odmawiać wjazdu gdziekolwiek wyłącznie na 
podstawie wieku. Łamie to podstawowe zasady prawa ("prawo nie działa wstecz", zakaz odbierania praw nabytych) i jako takie powinno wylądować w koszu, tak jak wylądowało w Szwajcarii.

Jak wyżej - żadne dzielenie obywateli nie jest dopuszczalne w demokratycznym państwie. A dopytywanie ludzi, czy właśnie jadą do 
szpitala czy na imieniny cioci, to czysty totalitaryzm (którego definicją jest ingerencja państwa w prywatne życie obywateli).

Jak wyżej - legalnie zarejestrowanemu pojazdowi nikt nie ma prawa odmawiać wjazdu gdziekolwiek wyłącznie na podstawie wieku. Łamie to podstawowe zasady prawa ("prawo nie działa 
wstecz", zakaz odbierania praw nabytych) i jako takie powinno wylądować w koszu, tak jak wylądowało w Szwajcarii.

Żadna strefa i żadne dzielenie obywateli na uprzywilejowanych i nie, nie jest 
rozwiązaniem właściwym. Legalnie zarejestrowanemu pojazdowi nikt nie ma prawa 
odmawiać wjazdu gdziekolwiek wyłącznie na podstawie wieku. Łamie to podstawowe 
zasady prawa ("prawo nie działa wstecz", zakaz odbierania praw nabytych) i jako takie 
powinno wylądować w koszu, tak jak wylądowało w Szwajcarii.

To byłaby hipokryzja do kwadratu - nie dość, że mniej zamożnym odbieramy ich prawa, to jeszcze sprzedajemy skrawki tych praw za pieniądze (które i tak oddajemy państwu w 50%) Jak wyżej - żadne dzielenie obywateli nie jest dopuszczalne w demokratycznym państwie. Jeśli pojazd jest legalnie zarejestrowany, nie 
można odmawiać mu prawa jazdy.

############### Strefa czystego transportu do pierwszej obwodnicy miasta maksymalnie do alei trzech wieszczów. Z każdej strony miasta powinny być parkingu z możliwością przesiadki na autobusy i tramwaje dla przyjezdnych z poza Krakowa. Dla mieszkańców Krakowa płacących tu podatki którzy kupili samochód przed wejściem strefy nie powinno być żadnych obostrzeń co do emisji spalin. Gdy np mój dziadek w wieku 75 lat 
kupil wtedy nowy samochód żeby mieć go do końca życia. 

Dla mieszkańców Krakowa nie powinno stosować się takich obostrzeń. Nie podoba mi się rozwiązanie z odpłatnym wjazdem. Pojazdy historyczne i zabytkowe które uważam za piękną ozdobę naszego historycznego miasta oraz pojazdy typu Foodtruck lub laweta.

############### Rynek główny Wszystkie miejsca poza Rynkiem Głównym powinny być dostępne dla każdego Stanowczo za wyskie wymagnia, wzorem powinny byc Niemcy (zreszta znacznie bogatsze) - dopuszczenie diesli od euro 4 oraz benzyn od euro 1 nie zapisano tutaj ze chodzi o auta zarejestrowane przed wprowadzeniem strefy przez co 
pytanie wprowadza w blad

nie zapisano ze przywilej taki bedzie dostepny tylko przez 3 lata, przez co pytanie wprowadza w blad

############### Złagodzić wymagania, pomysłodawcy są totalnie odklejeni od rzeczywistości. Mnie mają pojęcia czym ludzie jeżdżą i czym wjeżdżają do Krakowa. W obecnym kształcie i przy proponowanych wymogach 
pozbawiacie możliwości normalnego funkcjonowania przeciętnych obywateli. Dlaczego jeśli ktoś nabył legalnie pojazd i przechodzi on przeglądy techniczne ma się go pozbywać? Ludzi nie stać obecnie na 
mieszkania (w jakimś sensie są bezdomni) to teraz jeszcze mają być jeszcze niemobilni i uzależnieni od innych w tym komunikacji publicznej. Życie ludzi nie toczy tylko wokół miasta, różne sytuacje życiowe 
zmuszają ludzi do wyjazdów poza miasto w godzinach których zbiorkom nie daje możliwości i w miejsca w które on nie dojeżdża.  Co ludzie których nie stać nakupno innego auta mają zrobić a na obecne 
pracowali nie raz kilka albo i więcej lat? A płacą podatki w tym mieście? ( Nawet jeśli płacą w sąsiedniej gminie to wszyscy są równi w teorii).

Obszar jest pomyłką. Wjazd powinien być wszędzie. Nie wyobrażam sobie weryfikacji tego. Będzie dochodziło do różnego trzy rodzaju 
patologii. 

Uzależnianie wjazdu od norm euro to kuriozum samo w sobie. Każdy wie że dużo samochód z dużym silnikiem emituje więcej zanieczyszczeń niż nawet stare niewielkie auto. To co jest 
proponowane to Strefa dla bogaczy i miasto dla bogaczy bez korków. Biedota niech siedzi na 4 literach. Normy euro to nic innego jak ceryfikacja decyzja w poszczególnych latach.. Proszę 
sobie porównać emisję starego malucha, Seicento i innych podobnych i np nowych suvow, Mercedesów, BMW itd z roczników nawet 2016+ - które z aut emituje więcej zanieczyszczeń??? 
Hmmm i te pierwsze nie wjadą bo są stare i brzydkie i nie pasują do bogatego Krakowa? 

Dla wszystkich powinny być takie same wymagania. Miasto to nie państwo w państwie. 
Czy mieszkam w Krużewnikach czy gdzieś indziej mam prawo konstytucyjne 
swobodnego poruszania się po każdym centymetrze tego państwa. Tworzy się jakieś 
zamknięte enklawy.

Oceniam tak samo jak wszystkie założenia etc. Durnota do potęgi w okresie. Samochody niesprawne, z wyciętymi filtrami powinny być eliminowane na etapie badań technicznych. Skoro auto 
przeszło badanie powinno mieć umożliwiony wjazd wszędzie. Co z osobami które będą chciały przejechać do mnie np.w gości na kilka dni a ich auto nie będzie spełniać wymogów? Mam im 
powiedzieć zapraszam ale zapłacicie za parkowanie i wjazd. Czysta przyjemność odwiedzić.

Kuriozum. Doprowadzi do tego że wszyscy będą gruzy rejestrować jaki zabytki. Co oznacza auto krakowian? Czy jeśli mieszkam tu (a raczej 
koczuje), płacę tu podatki ale meldunek mam w innym mieście i tam mam zarejestrowane auto, to jest ono zwolnione z zakazu przez 5 lat 
czy nie?

############### Obszar ograniczony pierwszą obwodnicą. Obszar ograniczony pierwszą obwodnicą, wówczas nie będzie potrzeby tworzenia żadnych korytarzy ani innych wykluczeń. Zaproponowane wymagania są ekstremalnie wysokie i nieakceptowalne społecznie, szczególnie, że średni wiek pojazdu w Polsce to 14 lat. Niemcy w spektakularny sposób osiągnęli cele 
SCT stosując znacznie łagodniejsze ograniczenia wjazdu, wynika z tego, że wyższe niż zaproponowane przez nich, nie są konieczne. Dodatkowo, w Niemczech podczas wprowadzania stref 
niskiej emisji prowadzono szeroko zakrojony program dopłat.
EURO1 - silniki z zapłonem iskrowym
EURO 4 (EURO3 pod warunkiem montażu filtra DPF) - silniki z zapłonem samoczynnym
brak ograniczeń - pojazdy z napędem hybrydowym, LPG, CNG, wodorowe, elektryczne

Pojazdy zakupione przed wprowadzeniem SCT powinny być bezterminowo (do momentu 
sprzedaży lub wyrejestrowania) wykluczone z zakazu wjazdu do SCT. Niezależnie, czy 
należą do mieszkańca, czy nie.

Pojazdy zakupione przed wprowadzeniem SCT powinny być bezterminowo (do momentu sprzedaży lub wyrejestrowania) wykluczone z zakazu wjazdu do SCT. Niezależnie, czy należą do mieszkańca, 
czy nie, wówczas nie będzie potrzebna żadna opłata, szczególnie, że nie będzie ona służyć poprawie czystości powietrza, a ratowaniu tragicznych finansów miasta.

Pojazdy zakupione przed wprowadzeniem SCT powinny być bezterminowo (do momentu sprzedaży lub wyrejestrowania) wykluczone z 
zakazu wjazdu do SCT. Niezależnie, czy należą do mieszkańca, czy nie. Nie będą wówczas potrzebne żadne dodatkowe, dyskryminujące 
wykluczenia.

############### Należy znieść strefę czystego transportu
############### Z wyłączeniem wschodu Krakowa pomiędzy S7 w kierunku Pleszowa P+R Bieżanów, Kurdwanów, Płaszów oraz Czerwone Maki Bardzo śmierdzi gdy idzie się wzdłuż ulic. Jadąc za autami z lat 2000 z silnikiem Diesla np. VW Passat B5 1.9 TDI, trzeba włączyć obieg zamknięty i zaczyna się dławić. Należy utrzymać 

roczniki od 2018 dla ON.

Dla samochodów benzynowych należy wprowadzić normę Euro 5.

Należy przez pierwsze trzy lata dodać konieczność ponoszenia opłaty emisyjnej. Bardzo dobrze, ale należy dodać opłaty emisyjne dla mieszkańców Krakowa z bonifikatą 80-90%. Środki należy przekazać na poprawę jakości działania komunikacji miejskiej. Zgadzam się z wyłączeniami, należy jednak znacznie ograniczyć ilość wydawanych i dopuszczanych do ruchu żółtych tablic.

############### Pomysł tej strefy jest kuriozalny i nie ma nic wspólnego z ekologią  Kuriozum, bazowanie na normach euro to nic innego jak segregacja ludzi na biednych i bogatych, nie ma to nic wspólnego z ekologią. Bo często samochód z dużym silnikiem ale 
papierami na euro 6 emituje więcej zanieczyszczeń jak starszy samochód z mniejszym silnikiem.

A co za 5 lat ludziom się byt poprawi przy obecnej drożyźnie i będą auta zmieniać albo 
pozbywać się tych które mają?! 

Nic innego jak segregacja na bogatych i biednych. Kogo w dzisiejszych czasach stać na nowsze auta z chorymi wytycznymi Dyskryminacja, turystów i rodzin osób mieszkających poza Krakowem a chcących odwiedzić np dzieci, wnuki. Co mają zostawiać auta pod 
Krakowem, płacić za parking i przyjechać komunikacją która jeździ jak chce?! 

############### II obwodnica Normy są zbyt rygorystyczne. Np dla diesla euro 6 w zupełności wystarczy, 6d jest zbyt wygórowane. Mieszkańcy powinni być w ogóle wyłączeni z wymogów, w końcu płacą podatki. Dla przyjezdnych w porządku, dla mieszkańców powinno być za darmo Prawo nie powinno działać wstecz - jeżeli już mieszkaniec posiada samochód, nie można go szykanować. Można wprowadzić ograniczenia 
dla samochodów kupionych po wejściu w życie ustawy 

############### Należy nie wprowadzać sct w ogóle Należy nie wprowadzać sct w ogóle Należy nie wprowadzać sct w ogóle Należy nie wprowadzać sct w ogóle Należy nie wprowadzać sct w ogóle Należy nie wprowadzać sct w ogóle 
############### Niezależnie od norm emisji spalin samochody spoza Krakowa powinny dojechać do każdego szpitala i osrodków seniorów w Krakowie 

oraz do wszystkich parkingów P+R
Dla pojazdów historycznych/klasycznych oraz dla mieszkańców (podatników) Krakowa 
nie powinno być żadnych obostrzeń. Wynika to z tego, że auta klasyczne są 
utrzymywane z reguły w dobrym lub bardzo dobrym stanie. Eliminacja dobrze 
utrzymanych pojazdów klasycznych(nie zabytków, nie historycznych), eliminuje wiele 
aktywności spolecznych i kulturalnych prowadzonych na terenie Miasta Krakowa. Takie 
samochody średnio przejeżdżają ok 1000 km rocznie po całej Polsce. W mojej ocenie 
problem jest w zużytych pojazdach z silnikami Diesla, nie zadbanych, używanych 

############### Niezależnie od norm emisji spalin samochody spoza Krakowa powinny dojechać do każdego szpitala i osrodków seniorów w Krakowie 
oraz do wszystkich parkingów P+R

Samochody mieszkańców Krakowa powinny być całkowicie wyłączone spod wymogów 
SCT

Samochody historyczne/zabytkowe powinny być całkowicie wyłączone spod wymogów SCT

############### Sensowne Z osobą z grupą inwalidzką
############### Granice powinny obowiazycwać ścisłego centrum Krakowa w okolicu rynku głownego. Uważam, że samochody z poza miasta powinny mieć prawo poruszania się po całym mieście. Nowe samochody z dużą pojemnością silnika produkują więcej zanieczysczeń niż wiekszość samochodów z lat 90. Polskie prawo opisuje normy spalin, więc dodatkowe obostrzenia nie są 

potrzebne.
Nonses. Krakowianie powinni poruszać się takim środkiem na jakich ich stać. Czy opłata pomoże jakos w ekologi ? Nie sądzę. Argument, który podważa sens wprowadzenia SCT. Każdy samochód, który może się poruszać po Polskich drogach bez wyjątku powinien mieć prawo poruszania się po Krakowie.

############### Żadnych ograniczeń, wszystkie sprawne technicznie auta powinny mieć wjazd wszędzie. Jedyne co bym zrobił to w okolicach rynku w weekendy wpuszczał tylko zabytkowe, żeby klimat był ;) Samochód wynaleziono w 1885 (chyba), więc wszystkie sprawne technicznie od tego rocznika Lepsze to niż całkowity zakaz
############### Nie należy wprowadzać SCT. Tam gdzie ona mogłaby mieć sens i tak są ograniczenia związane z wjazdem (ścisłe centrum). Miasto powinno być dostępne dla każdego. Ludzie powinni mieć prawo dojechać do dowolnego miejsca w mieście. Albo zamknąć 

miasto i nie wpuszczać nikogo bez biletu (zrobić skansen - po skansenach raczej nie wolno jeździć autami).
Auta są sukcesywnie wymieniane na coraz nowsze a co za tym idzie aut starych i z niskimi standardami emisji Euro jest coraz mniej. Za kilka lat i tak zostaną wyeliminowane lub staną się 
zabytkami więc SCT w miękkiej formie stanie się faktem, a jeżeli zostanie w mieście kilkadziesiąt aut nie spełniających standardów emisji Euro to ich wpływ na stan powietrza będzie 
pomijalny.

mieszkańcy płacą podatki w mieście a szykanowanie ich zakazami wjazdu i udawanie, że 
5-letnie wyłączeni jest dobrodziejstwem, jest szkodzeniem samemu miastu. mieszkańcy 
czując się szykanowani przez miasto mogą znaleźć inne miasto któremu zapłacą podatki 
(wystarczy napisać w pit, że się nie 'mieszkało' w odpowiednim czasie w Krakowie)

Opłata nie spowoduje zmniejszenia emisji tych samochodów. Jest to opodatkowanie ludzi którzy jeżdżą starymi autami (większość chętnie jeździłaby nowymi, ale ich nie stać). Im większa grupa wyłączeń tym szersze pole do nadużyć. Bez SCT ludzie i tak wymienią auta na nowsze (choć potrwa to trochę dłużej). 
Chyba, że właśnie chodzi o stworzenie możliwości dla sprytnych.

############### Strefa Czystego Transportu to nic innego jak podział społeczeństwa na majętnych i biednych i wyzbycie się tych drugich z miasta. Jestem przeciwny wprowadzaniu jakiejkolwiek strefy. A zawarcie praktycznie 
całego miasta w strefie jest już szczególnie absurdalne.

W jaki sposób definiowany jest mieszkaniec Krakowa? Osoba, która jest tu 
zameldowana, czy osoba, która płaci tutaj podatki? Jest wielu długoletnich mieszkańców 
Krakowa niezameldowanych tutaj, ale odprowadzających tutaj podatki.

Nie popieram. Dlaczego ktoś kto przyjeżdża mnie odwiedzić w Krakowie ma uiszczać opłatę, szczególnie, że już i tak płaci za parking? Na pewno ucierpi w jakimś stopniu na tym turystyka, bo 
przyjazd do Krakowa będzie zwyczajnie za drogi. 

############### Jestem przeciwny powstaniu strefy. Stare diesle i tak już znikają z ulic. Skoro zostały zarejestrewone to powinny moc jeździć bez ograniczeń. Nie powinno być ograniczeń. Jak napisałem wyżej stare diesle należą już głównie do mniej majętnych mieszkańców. Nie ma potrzeby dodatkowego karania ich za brak środków na nowszy samochód. 5 lat to dla wielu za mało na zebranie środków na nowe auto. Jestem przeciwny . To karanie biednych za to że nie stać ich na ekologiczne samochody. Proponuję kryterium dochodowe. Strefa powinna być wprowadzona dla osób które wykazują przychód roczny powyżej miliona złotych. To 
przykład. Kwotę można policzyć według innych chorych kryteriów. 

############### Tylko aleje Zamykacie miasto dla ludzi Zbyt rygorystyczne. Dla bogatych. Maksymalnie diesel euro 5 Okres 5 lat dla okolicznych gmin Wjeżdżam do pracy w ciągu 30 minut. Parkuje na terenie zakładu pracy. Dlaczego mam płacić za cały dzień. Auto stoi i nie produkuje zanieczyszczeń 
############### Moim zdaniem strefa powinna objąć maksymalnie obszar ścisłego centrum Krakowa. Wewnątrz drugiej obwodnicy Nie zgadzam się z takim określeniem granic. Są inne P&R np Czerwone Maki, gdzie dojazd powinien zostać utrzymany. Powinna zostać utrzymana norma EURO 3. Rok produkcji samochodu jest zbyt wysoki. Dla przykładu - Citroen C2 lata produkcji 2004-2009. Samochód z 2004 nie będzie mógł wjechać, a 

dokładnie ten sam model z 2005 już tak, A obydwa emitują tyle samo zanieczyszczeń. Mało tego jest to ograniczanie swobody przemieszczania się, korzystania ze swojej własności, a 
ponadto w moim przypadku ograniczanie swobody prowadzenia działalności gospodarczej.

Mieszkam od lat w mieście, ale nie traktuje się mnie jako mieszkańca, a teraz będę 
musiał trzymać samochód np w Sidzinie? Przecież to jest absurd.

To jest kpina. Za 500 PLN/ miesiąc samochody przestają truć?

############### SCT tylko w centrum (w granicach I obwodnicy lub max II z możliwością przejazdu nią ) SCT tylko w centrum (w granicach I obwodnicy lub max II z możliwością przejazdu nią ) Euro I dla benzyny, euro 4 dla diesla, wyłączenia dla LPG, CNG Bezterminowa możliwość wjazdu dla samochodów mieszkańców zarejestrowanych przed 
wprowadzeniem sct

Rozwiązanie jest ok, ale pod warunkiem, że sct obejmuje tylko centrum Krk (maksymalny obszar w granicach od II obwodnicy w stronę centrum) Bezterminowa możliwość wjazdu dla samochodów mieszkańców zarejestrowanych przed wprowadzeniem sct

############### Jest zdecydowanie za duża, powinna byc maksymalnie do parkingow p+r bo po to zostały wprowadzone Parkingi p+r powstały po to by zostawiać tam auta i jechać do centrym Euro 5 i 6 sie niczym nie różni jezeli chodzi o diesel 7 lat No to jest chyba jakiś żart... zapłać nam to nagle twoje auto nie kopci na czarno i może jeździć gdzie chxe
############### Żadnej strefy w całym mieście. Ostatecznie ścisłe centrum, rynek itp. Nikt już tam nie mieszka więc problemu nie będzie a urzędnicy zbiorkomem lub na rowerkach do roboty. Tak samo właściciele knajp, hoteli, 

apartamentów i innego badziewia stworzonego dla turystów. 
Całe miasto jest ważne. Nie tylko jakieś wybiórcze lokalizacje wybrane wg chorego widzimisię pana Franka. Nie euro ileś tam decyduje o emisji spalin tylko stan techniczny pojazdu. To uprawniony diagnosta decyduje który samochód ma prawo poruszać się po drogach publicznych, a nie 

urzędnik który nawet prawa jazdy nie był w stanie zrobić i ma zerowe pojęcie w wyżej poruszonej sprawie. 
Benzyna od 01.1995, diesel od 01.2006, zabytki powyżej 30 lat żadnych ograniczeń w poruszaniu się po mieście. 

Wyłączyć to trzeba nie ludzi z życia ale urzędasów i ich zwierzchników z pełnienia 
jakichkolwiek funkcji publicznych. I to nie na 5 lat tylko na zawsze. 

Co to jest za opłata? 
Długi wasze bedziemy spłacać? 

 Nie ma takiej możliwości. 

Żadnej SCT, żadnych durnych pomysłów. 

12.21.24 0:04:10 Tylko Stare miasto, ew. Kazimierz. I koniec. Ew, najbliższe ulice. Złą, bo SCT jest zbyt duża i jest tylko i wyłącznie stygmatyzacją biedniejszych ludzi kosztem bogatych. Nie ma to nic wspólnego z 
ekologią i zdrowym powietrzem. 

Jestem przeciwny SCT w obecnej formie. Roczniki przyjęte w projekcie to splunięcie ludziom w twarz. Mam dwójkę dzieci niepełnosprawnych, ale nie na tyle by mieć znaczek na 
samochodzie o niepełnosprawności. Samochód jest mi niezbędny. Na pojazd który jest rocznika 2014 lub nowszy nie będzie mnie stać nigdy. Co do 2004 w benzynie to jest górna granica 
moich możliwości finanansowych. SCT to zamach na moją rodzinę. Jeśli SCT ma w ogóle być to max. euro 2 dla benzyniaków i euro 4 dla diesli. I nie całe miasto. 

Zmienione tak, wydłużenie na 10 lub 20 lat. ok. choć całe SCT jest do wyrzucenia.  skandal, że zabytki tylko 50 dni w roku. musiał to wprowadzić człowiek bez mózgu. zabytki powinny wjeżdżać zawsze i wszędzie. 

12.21.24 0:11:52 Do trzech wieszczy, Kazimierz, dietla, powstańców wielkopolskich Strefa podana wyżej eliminuje potrzebę innych miejsc:Do trzech wieszczy, Kazimierz, dietla, powstańców wielkopolskich  Euro 5 na diesla - nie każdego stac na samochód nowszy już 2013, czy 2018,uwazam że euro 5 jest dobra norma na strefę czystego transportu Całkowite wyłączenie mieszkańców Krakowa, którzy mieszkają od przynajmniej 10lat w 
Krk 

Mieszkańcy Krakowa powinni być uprzywijelowani, płacą podatki i dodatkowo muszą zmienić samochód na nowszy - nie każdego stać na 
takie rozwiązanie, pojazdy mieszkańców którzy np mieszkają dłużej niż 10lat powinny być zwolnione że strefy sct. Ewentualnie strefa sct 
powinna być tylko na obszarze: trzech wieszczow, dietla, powstańców wielkopolskich. Ten obreb byłby idealny dla sct 

12.21.24 0:37:35 Planty Wszystkie parkingi P+R oraz ich okolice Euro 5 dla silników Diesla Rozszerzenie wyłączenia o osoby pracujące na stałe w Krakowie Nielogiczne i niejasne - czy opłata miałaby też dotyczyć czasu postoju kiedy silnik nie pracuje? Skąd limit 50 dni w roku dla pojazdów zabytkowych? Dlaczego osoby pracujące na stałe w Krakowie, ale mieszkające w gminach ościennych 
nie są objęci wyłączeniem?

12.21.24 1:10:02 W moim mnie mniemaniu SCT powinna obejmować II obwodnice. Ewentualnie w ramach "zgniłego kompromisu" III obwodnicę A jak w takim razie dojechać do Narodowego Instytutu Onkologii przy Garncarskiej 11? Pojazdy zabytkowe nie są tak znaczącą częścią ruchu drogowego, żeby ograniczać ich ruch w SCT. Tym bardziej, że w większość tych pojazdów zimuje (w okresie najbardziej 
zanieczyszczonego powietrza) w garażach.

Mieszkańców Krakowa powinny obowiązywać znacznie lżejsze ograniczenia niż osób z 
poza Krakowa. W końcu to my utrzymujemy to miasto naszymi podatkami.

Przedstawiciele Miasta Krakowa w ten sposób będą mogli tłumaczyć brak skuteczności SCT, jednocześnie oznajmiając nam, mieszkańcom, że przecież użytkownicy wjeżdżający do Krakowa zapłacili 
za emisje, w związku z tym uratowali planetę.

Nic szczególnego na ten temat nie napiszę. Poprzedni - moim zdaniem - zgniły kompromis był całkiem sensowny. Każdy miał czas na to, 
żeby dostosować się do wymagań SCT. Co do pojazdów zabytkowych i historycznych: obecna propozycja może zabić prywatną kulturę 
techniczną na terenie Krakowa.

12.21.24 1:19:07 Pierwsza obwodnica Ice, galeria kazimierz, krakowska, bonarka, solvay Diesel euro 5, benzyna euro 3 To jest bardzo dobre. Swietne Imwalidzi dodatkowo. 
12.21.24 1:24:08 jedynie centrum Jeżeli wogule, to strefa powinna zaczynać od najmniejszych norm euro mieszkańcy krakowa powinni być bezterminowo wyłączeni spod wymogów SCT, 

szczególnie jeżeli ma ona obejmować obszar całego krakowa
spod zakazu wjazdu do SCT pojazdy Krakowian powinny być zwolnione bezterminowo, szczególnie pojazdy kupione przed wejściem strefy

12.21.24 2:50:46 Nie, dla kategoryzacji według rocznika i normy Euro. Tak, dla rzeczywistych certyfikatów CAŁKOWITEJ emisji NOx i PM (nie uzależnionej od wagi/wielkości pojazdu) Bardzo negatywnie, samochód o rzeczywistej dużej emisji PM lub NOx truje tak samo niezależnie od tego czy jego właściciel uiszcza opłatę, czy nie Żadnych wyjątków. Kategoryzacja tylko i wyłącznie ze względu na rzeczywistącałkowitą emisję NOx i PM.
12.21.24 7:00:44 Brak Strefy!!! Ważne jest każde miejsce w Krakowie gdzie samochodem mogą dojechać dziadkowie do wnuków, rodzice do dzieci i na odwrót, dzieci 

do starszych rodziców, którzy mieszkają w różnych częściach kraju. Nie możecie im zabronić wjazdu w pełni legalnym, 
zarejestrowanym i dopuszczonym do ruchu samochodem tam gdzie im się podoba. Nie macie prawa ograniczać najprostszych praw 
obywatelskich wynikających z konstytucji 

Każde auto z ważnym badaniem technicznym, nie ważne od roku produkcji ma prawo poruszać po obszarze miasta. Nie można wyznaczać od tak getta na zasadzie ty wjedziesz anty nie 
wjedziesz. To już było 85lat temu

Nie powinno być żadnej strefy, w związku z tym również żadnych wyłączeń Bezprawie Każdy wolny obywatel z pojazdem dopuszczonym do ruchu ma prawo wjechać do Krakowa 

12.21.24 7:25:16 Rynek Euro 2 dla Diesel Euro 1 dla benzyny Do póki nie wymienią samochodu. Złe rozwiązanie
12.21.24 7:32:33 W ogóle jej nie wprowadzać Po całym Krakowie powinno dać się jeździć swoim autem Powinno być tak jak jest teraz Nie powinno wprowadzać się sct Nie wprowadzać sct Każdy Polak powinien mógł jeździć po Krakowie 
12.21.24 8:02:16 Żadnych stref, bzdura, smog powodowany jest  przez blokady tuneli powietrznych Wszystkie placówki państwowe i zdrowotne Taki standard że nowe suvy które palą 20l spełniają normy, a małe auta 5l już nie bo stare.... Wycofajcie się z projektu, brnięcie w absurd Złodziejstwo,  na co niby poszy by te pieniądze? Na świerze powietrze ?! Starzy ludzie , biedni, młodzi studenci i połowa Polaków których nie stać na Wasze głupoty i mają sprawne stare auta co nie spełniają norm 

wytyczonych przez obce kraje o innej gospodarce , położeniu geograficznym itp
12.21.24 8:18:15 Pierwsza obwodnica. Przy strefie do 1 obwodnicy nie ma takiej potrzeby. Auta zarejestrowane przed wprowadzeniem strefy - wjazd bezterminowy, pp ewentualnym wprowadzeniu diesel euro3, benzyna euro 1, auta na gaz, zlpg włącznie  niezależnie od roku 

produkcji. Dlaczego pomijane jest lpg jak chodzi o ulgi? Czyżby było zbyt powszechne , i już przez to nie jest eko?
Mieszkańców nie powinno to dotyczyć. Auta stare,  wymagające kosztownych remontów 
same się wyeliminują.

Źle. Oznacza to że strefa jest wydmuszka do zarabiania kasy. Należące do krakowian, specjalne i zabytkowe/ historyczne bezterminowo. Bez limitu lat.

12.21.24 8:29:46 Strefa powinna mieć granice np.tylko Śródmieścia a nie calego miasta tak jest w kilku miastach Europy zamknąć całe miasto to chory pomysl Powinien być dojazd do wszystkich P&R choć one są i tak za male Wcześniej było Euro 5 i tak powinno zostać Może w okresie przejściowym mniejsze opłaty  ale to przede wszystkim zmniejszyć granice strefy . 
12.21.24 8:37:40 Strefa to zły pomysł. Nie zgadzam sie na jej wprowadzenie. Nie będę się zastanawiał za każdym razem wioząc kogoś do szpitala czy moge wjechać. Niech miasto odkupi ode mnie samochód za cenę z umowy którą za niego zapłaciłem, pokryje połowę kosztów jakie wydałem na naprawy (posiadam faktury). Prawo nie może działać 

wstecz. 
Jest to dyskryminowanie osob ze względu na miejsce zamieszkania. Dlaczego w Krakowie 
nie będę mógł jeździć starym samochodem a w mniejszym mieście juz tak?

To już jest skandal. Pod przykrywką ekologii będą wprowadzane oplaty za wjazd. Co to oznacza? Po opłacie juz spaliny będą bardziej eko? Skandal i greenwashing, ekologia pretekstem do kolejnego 
podatku. 

Pomysł tak samo idiotyczny jak cała strefa. 

12.21.24 8:58:38 Popieram wyłączenie z granic strefy dojazdów do węzłów A4 Kraków południe, Kraków Skawina i Kraków Wielicka, ale uważam, że podobne wyłączenia powinny zostać zastosowane dla pozostałych węzłów- 
Kraków Tyniec i Kraków Łagiewniki. Żeby to uzyskać, należałoby wyłączyć z obszaru strefy ul Bogucianka, Bolesława Śmiałego, Myślenicką i Krzyżańskiego. Pozwoliłoby to uniknąć gwałtownych, niebezpiecznych 
manewrów na zjazdach i wjazdach z A4, ponieważ kierowcy bez prawa wjazdu do SCT wiedzieliby, że niezależnie od węzła na którym zjadą z A4 zawsze będą mieli możliwość kontynuacji jazdy bez wjazdu do 
strefy i ryzyka kary finansowej.

Stacja SKA Opatkowice z uwagi na planowany parking P+R Co do zasady popieram Co do zasady popieram Co do zasady popieram Nie zgadzam się z limitem dziennym dla aut zabytkowych- jest przyznany uznaniowo i nieuzasadniony- w mojej opinii inne istniejące 
ograniczenia w rejestracji aut zabytkowych wystarczą, żeby taka rejestracja nie stała się sposobem na omijanie zasad SCT. Auta specjalne i 
zabytkowe powinny zostać dopuszczone bez ograniczenia liczby dni w roku.

12.21.24 9:02:14 Stare miasto, rynek i przyległe ulicę Duże ośrodki pracy typu jednostki wojskowe, place targowe, szkoły dla rodziców uczniów spoza miasta uczących się w Krakowie Standard emisji powinien być brany z faktycznych wyników spalin danego auta robionych wraz z przeglądem rok rocznie a nie z normy Euro, samochody mają wbite np. Euro 3 a spełniają 
spokojnie normy Euro 4/5 tylko dlatego że jak wchodziły na rynek to jeszcze nie robili homologacji na wyższe Euro.

Nowo rejestrowane samochody mieszkańców bezwzględnie spełniające już te normy 
minimalne, aktualne które posiadaja niech jeżdżą dopóki same nie zejdą z użytkowania 
co nie wymusza zakupów na już dla biedniejszych ludzi.

Absurd, to chodzi o ekologię czy o pieniądze? Pracownicy służb porządkowych, służby zdrowia, strażacy, żołnierze 

12.21.24 9:30:23 Obszar jest ok Nie mam zastrzeżeń Mieszkańcy powinni mieć bezterminowe wyłączenie dla pojazdów zarejestrowanych 
przed ustanowieniem SCT. Takie rozwiązanie deklarował obecny prezydent Krakowa: 
"Aleksander Miszalski popiera wprowadzenie SCT na terenie całego miasta z 
wyłączeniem dróg dojazdowych do parkingów P&R. Jednak strefa miałaby obowiązywać 
bezwzględnie tylko osoby przyjezdne. Mieszkańcy Krakowa mogliby poruszać się 
posiadanymi już autami niespełniającymi norm, a o ich spełnianie musieliby się 
zatroszczyć dopiero w momencie wymiany auta." https://frankbold.pl/krakow-decyduje-
relacja-ze-spolecznej-debaty-prezydenckiej/ 

Dobre ale powinno być na stałe a nie tylko 3 lata! W Anglii jest na stałe Pojazdy zabytkowe powinny mieć wjazd nielimitowany. To piękne i pozytywne hobby, w dobie wariatów na ścigaczach i dyskotekowych 
driftów trzeba promować środowisko, które buduje pozytywne zachowania na drodze! Aut zabytkowych jest niedużo i nie wpływają na 
smog.

12.21.24 9:36:10 Proponuję granicę strefy pokrywające się z tzw. pierwszą obwodnicą Krakowa (Basztowa/Podwale/Straszewskiego/Gertrudy) Tak, większość powierzchni Krakowa powinna być dostępna. Nie popieram rozwiązań ograniczających dopuszczenie do ruchu samochodów już zarejestrowanych, mamy już narzędzie w postaci norm euro które sukcesywnie obniżają poziom 
emitowanych zanieczyszczeń. 

Jeżeli strefa będzie mieć ograniczony zasięg i niską uciążliwość, nie widzę powodu dla 
różnego traktowania mieszkańców Krakowa i okolicznych miejscowości, tym bardziej że 
Ci drudzy są w większym stopniu uzależnieni od samochodów.

Jako pozytywne, ale jedynie w przypadku mocno ograniczonego obszary strefy. Pojazdy historyczne powinny mieć możliwość wjazdu bez ograniczeń czasowych.

############### Najlepiej brak lub samo stare miasto! Cały Kraków poza starym miastem! Jakbym kupił w zeszłym roku nowsze auto z silnikiem diesla o normie EURO 5 to bym wjechał pod ratusz i go spalił! 
Euro 3 benzyna / Euro 4 diesel na start. Dajcie ludziom wymienić swoje pojazdy!

Karygodne rozwiązanie pokazujące, że nie chodzi o ekologię a pieniądze! A co z ludźmi mieszkającymi w miejscowościach ościennych do Krakowa?! Oni nie dojeżdżają do pracy? Oni się nie licza bo mieszkają 100 
metrów za tablicą koniec Krakowa?



############### Moim zdaniem granice SCT nie powinny obejmować całego obszaru administracyjnego miasta Kraków, a jedynie najbardziej zatłoczone centralne jego obszary, tak jak jest to zrobione w Warszawie, to tam 
mamy wieczne korki i ogromną ilość ruchu. Pierwotnie z tego co pamiętam propozycja SCT obejmowała rejony ścisłego centrum, nie do końca rozumiem zamysł rozpościerania strefy w obrębie granic 
administracyjnych Krakowa (zapoznałem się z nową ustawą teraz mamy wyłączony obszar za S7), generuje to też dużo niejasności i wymusza dodania wyjątków takich jak parkingi P+R oraz specjalne dojazdy 
do szpitali dozwolonymi ulicami itd. W Warszawie strefa zajmuje 7% powierzchni miasta.

Nie potrafię sobie wyobrazić w jaki sposób miałoby być to weryfikowane. Objęcie strefą całego Krakowa i dodawanie wyłączeń jest 
tylko bardziej problematyczne i powoduje, że całość jest jeszcze mniej jasna i przejrzysta. Obiekty takie jak parkingi P+R i szpitale nie 
powinny wogóle znajdować się w takiej strefie.

Wydaje mi się, że odrobinę nieuczciwe było podniesienie norm od lipca tego roku, podejrzewam, że niektóre osoby mogły już wymienić samochody na te spełniające wymogi poprzedniej 
strefy - tej która miała wejść w bieżącym roku. Nie wiem też co mam myśleć o wymaganiach dla Diesla, sam nie posiadałem nigdy samochodu z tym napędem, aczkolwiek wymaganie w 
2025 roku roku produkcji co najwyżej 2014 wydaje się trochę nierealne z uwagi na to, że średni wiek pojazdu w Polsce to okolice 15 lat. Tutaj mamy do czynienia z samochodami 
maksymalnie 11 letnimi. 

Uważam, że wyłaczenie mieszkańców na jakiś czas to zasadne podejście. To mieszkańcy 
zostaną najbardziej dotknięci tą zmianą gdyż posiadanie samochodu nie spełniającego 
normy euro jest w zasadzie równoważne z koniecznością jego wymiany. Osoby 
mieszkające poza Krakowem, np. w Wieliczce dalej mogą używać samochodu w swoich 
okolicach, a jadąc do Krakowa zostawić go na wielickim P+R i wygodnie dojechać do 
Krakowa środkami komunikacji zbiorowej.

Nie wiem co sądzić na ten temat. Tak jak wspominałem, wyłączenie mieszkańców Krakowa wydaje się sensowne i zasadne, podobnie jak zostało to zrobione w Warszawie. 

Nie rozumiem jednak ograniczenia wjazdów dla pojazdów zabytkowych do 50 razy w roku. W jaki sposób ma to być weryfikowane? 
Dodatkowo dlaczego akurat 50? Pojazdy zabytkowe wydają się na tyle nieliczną i wręcz elitarną grupą, że takie ograniczenie ich nie wydaje 
mi się konieczne. Nie pamiętam kiedy ostatnio widziałem samochód z żółtymi tablicami na drodze, po co więc dodawać kolejnej zawiłości i 
wyłączenia/zasady. Im prościej tym lepiej, łatwiej przekazać te informacje społeczeństwu i prościej je egzekwować. Dodatkowo z tego co 
kojarze wymagania na żółte blachy to już nie byle co, a samochód musi także przejść sprawdzenie przez rzeczoznawcę.

Pozostałe pojazdy specjalne, organizacji non-profit jak bajbardziej w porządku.

Nie przychodzi mi do głowy żadna inna grupa społeczna.

Dodatkowo tutaj chciałbym podziękować za prowadzenie konsultacji społecznych i życzyć miłego dnia :) 
############### Dzień dobry,

Odpowiedzią na wszystkie pytania związane z wprowadzaniem stref czystego transportu (SCT) jest po prostu ich niewprowadzanie.

Takie rozwiązanie jest niesprawiedliwe społecznie i prowadzi do dyskryminacji osób mniej zamożnych, które często korzystają ze starszych samochodów, bo nie stać ich na zakup nowego pojazdu spełniającego 
rygorystyczne normy. To absurd, że niewielkie auto z silnikiem 1.0, które w rzeczywistości może generować mniejszy ślad węglowy, nie zostaje wpuszczone do SCT, podczas gdy luksusowy samochód z 
silnikiem V8, spełniający normy, jest w pełni akceptowany.

To przykład ewidentnej hipokryzji systemu, który premiuje bogatszych kierowców, a nie realną ekologię. Podatki i ograniczenia w stylu SCT nie uratują planety

SCT nigdy nie będzie sprawiedliwe i zawsze będzie pogłębiać różnice społeczne, zamiast rozwiązywać problemy środowiskowe w sposób odpowiedzialny i sprawiedliwy.

Dzień dobry,

Odpowiedzią na wszystkie pytania związane z wprowadzaniem stref czystego transportu (SCT) jest po prostu ich niewprowadzanie.

Takie rozwiązanie jest niesprawiedliwe społecznie i prowadzi do dyskryminacji osób mniej zamożnych, które często korzystają ze 
starszych samochodów, bo nie stać ich na zakup nowego pojazdu spełniającego rygorystyczne normy. To absurd, że niewielkie auto z 
silnikiem 1.0, które w rzeczywistości może generować mniejszy ślad węglowy, nie zostaje wpuszczone do SCT, podczas gdy luksusowy 
samochód z silnikiem V8, spełniający normy, jest w pełni akceptowany.

To przykład ewidentnej hipokryzji systemu, który premiuje bogatszych kierowców, a nie realną ekologię. Podatki i ograniczenia w stylu 
SCT nie uratują planety

SCT nigdy nie będzie sprawiedliwe i zawsze będzie pogłębiać różnice społeczne, zamiast rozwiązywać problemy środowiskowe w 
sposób odpowiedzialny i sprawiedliwy.

Dzień dobry,

Odpowiedzią na wszystkie pytania związane z wprowadzaniem stref czystego transportu (SCT) jest po prostu ich niewprowadzanie.

Takie rozwiązanie jest niesprawiedliwe społecznie i prowadzi do dyskryminacji osób mniej zamożnych, które często korzystają ze starszych samochodów, bo nie stać ich na zakup nowego 
pojazdu spełniającego rygorystyczne normy. To absurd, że niewielkie auto z silnikiem 1.0, które w rzeczywistości może generować mniejszy ślad węglowy, nie zostaje wpuszczone do SCT, 
podczas gdy luksusowy samochód z silnikiem V8, spełniający normy, jest w pełni akceptowany.

To przykład ewidentnej hipokryzji systemu, który premiuje bogatszych kierowców, a nie realną ekologię. Podatki i ograniczenia w stylu SCT nie uratują planety

SCT nigdy nie będzie sprawiedliwe i zawsze będzie pogłębiać różnice społeczne, zamiast rozwiązywać problemy środowiskowe w sposób odpowiedzialny i sprawiedliwy.

Dzień dobry,

Odpowiedzią na wszystkie pytania związane z wprowadzaniem stref czystego transportu 
(SCT) jest po prostu ich niewprowadzanie.

Takie rozwiązanie jest niesprawiedliwe społecznie i prowadzi do dyskryminacji osób 
mniej zamożnych, które często korzystają ze starszych samochodów, bo nie stać ich na 
zakup nowego pojazdu spełniającego rygorystyczne normy. To absurd, że niewielkie auto 
z silnikiem 1.0, które w rzeczywistości może generować mniejszy ślad węglowy, nie 
zostaje wpuszczone do SCT, podczas gdy luksusowy samochód z silnikiem V8, spełniający 
normy, jest w pełni akceptowany.

To przykład ewidentnej hipokryzji systemu, który premiuje bogatszych kierowców, a nie 
realną ekologię. Podatki i ograniczenia w stylu SCT nie uratują planety

SCT nigdy nie będzie sprawiedliwe i zawsze będzie pogłębiać różnice społeczne, zamiast 
rozwiązywać problemy środowiskowe w sposób odpowiedzialny i sprawiedliwy.

Dzień dobry,

Odpowiedzią na wszystkie pytania związane z wprowadzaniem stref czystego transportu (SCT) jest po prostu ich niewprowadzanie.

Takie rozwiązanie jest niesprawiedliwe społecznie i prowadzi do dyskryminacji osób mniej zamożnych, które często korzystają ze starszych samochodów, bo nie stać ich na zakup nowego pojazdu 
spełniającego rygorystyczne normy. To absurd, że niewielkie auto z silnikiem 1.0, które w rzeczywistości może generować mniejszy ślad węglowy, nie zostaje wpuszczone do SCT, podczas gdy 
luksusowy samochód z silnikiem V8, spełniający normy, jest w pełni akceptowany.

To przykład ewidentnej hipokryzji systemu, który premiuje bogatszych kierowców, a nie realną ekologię. Podatki i ograniczenia w stylu SCT nie uratują planety

SCT nigdy nie będzie sprawiedliwe i zawsze będzie pogłębiać różnice społeczne, zamiast rozwiązywać problemy środowiskowe w sposób odpowiedzialny i sprawiedliwy.

Dzień dobry,

Odpowiedzią na wszystkie pytania związane z wprowadzaniem stref czystego transportu (SCT) jest po prostu ich niewprowadzanie.

Takie rozwiązanie jest niesprawiedliwe społecznie i prowadzi do dyskryminacji osób mniej zamożnych, które często korzystają ze starszych 
samochodów, bo nie stać ich na zakup nowego pojazdu spełniającego rygorystyczne normy. To absurd, że niewielkie auto z silnikiem 1.0, 
które w rzeczywistości może generować mniejszy ślad węglowy, nie zostaje wpuszczone do SCT, podczas gdy luksusowy samochód z 
silnikiem V8, spełniający normy, jest w pełni akceptowany.

To przykład ewidentnej hipokryzji systemu, który premiuje bogatszych kierowców, a nie realną ekologię. Podatki i ograniczenia w stylu SCT 
nie uratują planety

SCT nigdy nie będzie sprawiedliwe i zawsze będzie pogłębiać różnice społeczne, zamiast rozwiązywać problemy środowiskowe w sposób 
odpowiedzialny i sprawiedliwy.

############### Strefa powinna być ograniczona do 2 obwodnicy Krakowa. j.w Diesle od Euro 5, benzyna od Euro 3 wzwyż ma to sens ok
###############
############### Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT
############### SCT - jeśli już ustawa nakazuje - powinna być ograniczona do minimum. Tak jak ZTP proponowało na konsultacjach - obszar Rynku Głównego. Pan, który twierdził, że taka SCT nie wypełni wymogu zmniejszenia 

zanieczyszczeń może użyć tego argumentu dla SCT na terenie całego miasta - nie ma żadnych poważnych przesłanek, że SCT poprawi jakość powietrza. Udrażniajcie kanały komunikacyjne, usprawniajcie ruch, 
polepszajcie MPK, a nie zakazujcie. Zakaz to nie jest rozwiązanie. 

Cały Kraków ma być wolny od SCT! Państwo wiedzą, że ludzie np. jeżdżą do urzędów, sądów, instytucji, ale też do marketów, sklepów, 
kościołów w Krakowie? Będziecie wydzielać każdy taki punkt zaopatrunkowy i dojazd do niego?

Stare samochody "wymrą" w sposób naturalny. Nie są potrzebne ograniczenia. Nikt nie ma chce jeździć starym gratem - jak go stać, to zmienia na nowszy. Nikt i nigdy nie może być wykluczony. Pojazd legalny = legalna jazda. Zawsze. Wrócą mytnicy? To jest jakaś kpina! Już parkingi są płatne. Ile razy będziecie wyciągać od ludzi pieniądze? Jeśli musi być SCT, to minimalna, a jak może mieć wyłączenia - to dla wszystkich. Na unijne pseudoekologiczne rozwiązania reagujmy tak 
jak na nie zasługują - nie stosujmy! Zadbać trzeba o jakość okresowej kontroli pojazdów - wystarczy. Każdy potrafi liczyć i nie będzie bez 
końca dokładał do starego grata, by spełniał parametry fabryczne. Tylko i aż tyle. Wystarczy.

############### SCT powinna zostać wprowadzona bez wyjątków, specjalnych przypadków, bez zwolnień za opłatą, ale na mniejszym obszarze, wewnątrz drugiej obwodnicy, ewentualnie zgodnie ze strefą płatnego parkowania. Nie, ten pomysł pokazuje, że całe SCT nie ma sensu. Liczba wyjątków, zwolnień i ulg za opłatą pokazuje, że nie sprowadzacie SCT tylko 
tworzycie kolejny potworek organizacyjny.

Nie znam się na tym tak dobrze jak władze Krakowa. To jest skrajny idiotyzm. Wydajecie środki na projekt, promocje, konsultacje, 
oznakowanie itp, a w praktyce żadnej SCT nie będzie bo jak jestem mieszkańcem to 
mogę kopcić.

To jest skrajny idiotyzm. Wydajecie środki na projekt, promocje, konsultacje, oznakowanie itp, a w praktyce żadnej SCT nie będzie bo jak zapłacę to mogę kopcić... To jest skrajny idiotyzm. Wydajecie środki na projekt, promocje, konsultacje, oznakowanie itp, a w praktyce żadnej SCT nie będzie bo jak 
mam pojazd historyczny to mogę kopcić...

############### Najlepszą opcją dla wszystkich będzie granica SCT oparta na przebiegu 2 obwodnicy Krakowa. Wtedy centrum będzie czyste i odkorkowanie bez żadnych protestów. Na pewno obszar poza 2 obwodnicą Krakowa poronień być dostępny dla użytkowników pojazdów. Powinno się sprawdzać rzeczywisty ozon emisji spalin a nie tylko rok produkcji. Nie powinno być wyłączeń. Jest to zakłamanie drogi do celu, albo stosujemy SCT albo nie. Nie powinno być wyjątków. Powinna być ograniczona powierzchnia SCT.
############### Maksymalnie na granicy 1 obwodnicy Euro 1 dla benzyny

Euro 4 dla diesla
Wyłącznie LPG, CNG I hybryd

Bezterminowe wyłączenie dla już zarejestrowanych pojazdów. Zanieczyszczenie be ale po opłacie już dobre?
Osoba spoza Krakowa ma wjechać, smrodzic w mieście bo opłaci a że złym powietrzem mieszkańcy maja zostać a jednocześnie nie będą mogli swoimi samochodami wjechać?
Zart.

Już podałem wyżej. Bezterminowo

############### Nie dla sct w Krakowie Nie dla sct w Krakowie Nie dla sct w Krakowie Nie dla sct w Krakowie Nie dla sct w Krakowie Nie dla sct w Krakowie 
############### Ścisłe centrum P+R wszystkie Euro 5 dla diesli byłoby lepszym rozwiązaniem Powinni też być włączeni w to mieszkańcy okolicznych gmin takich jak Wieliczka Jest to zle rozwiązanie
############### Komplety brak strefy czystego transportu. Całe miasto powinno być do dyspozycji każdego mieszkańca lub odwiedzającego. Moja propozycja jest taka aby zaprzestać dzielenia ludzi. Ponieważ mniej zamożni nie będą mogli sobie pozwolić na wymianę samochodu czego efektem będzie zakaz wjazdu do miasta 

które np jest miejscem pracy bądź brak możliwości dowiezienia osoby z niepełnosprawnościami na konkretne badania albo rehabilitację. 
Usunięcie w całości całej tej bzdury jakim jest SCT Czyli można zrozumieć, że pojazdy stare z dużą emisją szkodzą, ale gdy właściciel zapłaci za wjazd to magicznie ten pojazd już nie szkodzi ? Przecież to widać że jest to jawny skok na kasę 

mieszkańców i odwiedzających. 
Każda grupa społeczna powinna mieć możliwość wjazdu do miasta Krakowa, bez względu na to jakim pojazdem się porusza, bo tak stanowi 
podstawowe prawo konstytucyjne o poruszaniu się.

############### Brak strefy SCT to jedyne rozwiązanie Nie powinno być żadnych wymagań. Brak strefy sct. Jak zwykle wykorzystywanie portfeli Polaków Lista jest zbędna, bo nie powinno być sct
############### Tak. Maksymalny sensowny jej zasięg to Rynek, ewentualnie z wychodzącymi żeń ulicami. J.w. Ograniczenia tego typu są działaniami pozornymi, wymierzonymi przeciwko mieszkańcom. Wyłączenie powinno być bezterminowe. Pozytywnie, pod warunkiem dziennej wysokości opłaty max 5 zł. J.w.

Wszystkie wymienione grupy (zwłaszcza pojazdy historyczne!) muszą być wyłączone bezterminowo.
############### https://youtu.be/Dhlk4SI1_Qk?si=pDNC4RPR-mckw_Z8 https://youtu.be/Dhlk4SI1_Qk?si=pDNC4RPR-mckw_Z8 https://youtu.be/Dhlk4SI1_Qk?si=pDNC4RPR-mckw_Z8 https://youtu.be/Dhlk4SI1_Qk?si=pDNC4RPR-mckw_Z8 https://youtu.be/Dhlk4SI1_Qk?si=pDNC4RPR-mckw_Z8 https://youtu.be/Dhlk4SI1_Qk?si=pDNC4RPR-mckw_Z8
############### Całkowity BRAK strefy czystego transportu w Krakowie Całkowity BRAK strefy czystego transportu w Krakowie Całkowity BRAK strefy czystego transportu w Krakowie Idiotyczne. Jestem za BRAKIEM sct. Źle. Rozbój w białych rękawiczkach. Całkowity BRAK strefy czystego transportu w Krakowie
############### SCT powinna obejmować tylko teren wewnątrz pierwszej obwodnicy Krakowa Wjazd powinien być umożliwiony do wszystkich szpitali. Toteż SCT powinno obejmować teren tylko wewnątrz pierwszej obwodnicy 

Krakowa. 
Wyznacznikiem emisji spalin powinna być faktyczna emisja CO2 i NOx konkretnych samochodów, a nie norma emisji. Wiele jest starszych samochodów małolitrażowych i 
niskoemisyjnych, które będą emitować mniej szkodliwych substancji niż aktualnie produkowane duże samochody z dużymi silnikami, które spełniają aktualne normy emisji. Jest to 
promowanie nierówności społecznych i promowanie bogatych 

Okres wyłączenia nie powinien mieć końca dla mieszkańców Krakowa. Jest to atak na 
konstytucyjne prawo własności i wyboru

Negatywnie. Udowadnia to, że we wprowadzeniu SCT nie chodzi o obniżenie emisji.

############### Ograniczenie strefy tylko do rynku głównego Nie powinno być ograniczeń miejscowych, nie powinno być strefy Brak jakichkolwiek ograniczeń dla mieszkańców, powinny być ograniczenia typko poniżej euro 4 dla diesli Nie powinno być żadnych ograniczeń czasowych dla mieszkańców, którzy już nabyli auta. 
Jak juz tylko dla nowo rejestrowanych

Nie powinno być strefy i opłat Nie powinno być strefy
Nie powinno być ograniczeń dla mieszkańców
Nie powinno być ograniczeń dla rodzic z co najmniej 4 dzieci

############### Obszar wewnątrz pierwszej obwodnicy Ten obszar jest złą propozycją. Strefa czystego transportu może obejmować maksymalnie obszar ograniczony pierwszą obwodnicą. Strefa powinna dotyczyć bezterminowo tylko aut benzynowych przed EURO 1 oraz diesla przed EURO 4 W uchwale należy wpisać bezterminowy zakaz rozszerzania strefy oraz zapis mówiący o 
likwidacji strefy jeśli cele dotyczące czystości powietrza zostaną osiągnięte 

Takie rozwiązanie jest absolutnie niedopuszczalne. Strefa powinna obejmować ścisłe centrum miasta i nie przeszkadzać w normalnym funkcjonowaniu mieszkańców. Pojazdy historyczne i zabytkowe z odpowiednim wpisem w dowodzie rejestracyjnym + ponad 25 letnie z opinią rzeczoznawcy - 
bezterminowe zwolnienie z zakazu wjazdu do strefy 

###############  Ważne, żeby SCT objęła jak największy obszar, nie utrudniając jednocześnie egzekucji zasad tej strefy, ai nie utrudniać przejazdu drogami wojewódzkimi i krajowymi (A4). Zaproponowany obszar spełnia ten 
wymóg.

Rozważyłbym skrócenie tego okresu wyłączenia spośród wymogów SCT. Z drugiej strony 
myślę, że już takich samochodów jest bardzo mało w Krakowie więc pewnie nie zrobi to 
większej różnicy.

To jest akceptowalny kompromis pod warunkiem, że nie otworzy on możliwości obchodzenia przepisów itp. Opłaty wydają mi się dość niskie choć znów rozumiem, że są one pewnym kompromisem. Nie wiem, jak miasto zamierza kontrolować regułę dotyczącą pojazdów zabytkowych "lecz nie więcej niż 50 dni w roku
kalendarzowym". Chciałbym się upewnić, że jest plan egzekwowania SCT.

Lista raczej powinna być zawężona a nie poszerzana, zwłaszcza, że możliwe jest opłacenie wyjątku na godzinę, dzień, lub dłużej.
############### Obszar strefy jest rozsądny. Popieram zaproponowane wymagania. Popieram zaproponowane wyłączenia. Popieram Lista jest w porządku. Nie należy wprowadzać zbyt wielu wyjątków, bo strefa straci sens.
############### Proponuję nie wprowadzać Strefy Czystego Transportu Proponuję rozciągnąć strefę na cały obszar Gminy Miasto Kraków Proponuję aby każdy samochód który spełniał normy w dniu rejestracji mógł wjechać do miasta Krakowa. Tak, Uważam że takie rozwiązanie jak wprowadzenie SCT powinno zostać zmienione na 

na nie wprowadzanie SCT 
Skrajnie negatywnie Oceniam ją negatywnie. Tworzy ona niesprawiedliwe podziały i godzi w podstawowe prawo do przemieszczania się 

Apeluje po raz kolejny. Uszanujcie wolę mieszkańców i nie wprowadzajcie SCT! 
############### Należy ograniczyć ją do obszaru wyznaczonego II obwodnicą należy zdecydowanie zmniejszyć strefę - nie ma powodów (nie przedstawiono badań na nie wskazujących, dotyczących konkretnych 

obszarów miasta) aby objąć strefą całe miasto
Auta benzynowe - EURO2 (norma EURO4 jest dla silników benzynowych równie ostra jak EURO6 dla diesli)
Diesle - EURO5 (już od tej normy konieczny był DPF dla wyłapywania cząsteczek stałych)
Decydujące powinny być normy które spełnia dane auto a nie wiek pojazdu.
W przypadku normy EURO6 nie powinno być rozróżnienia dla norm różniących się tylko administracyjną metodą pomiaru (auta spełniające normę wcześniejszą spełniały też późniejszą 
ale właściciel nie ma prostej metody wykazania tego faktu)

5 lat to minimum w jakim można oczekiwać zmiany auta (taki czas obejmuje duża część 
umów kredytowych i leasingowych)

pozytywnie Pojazdy historyczne powinny być zwolnione bez dalszych obostrzeń - pomysł aby dozwolony był wjazd przez 50 dni w roku niczemu nie 
służy, będzie trudny do egzekucji jak również radykalnie utrudnia posiadanie pojazdów zabytkowych w Krakowie. Użytkownicy pojazdów 
zabytkowych powinni być ozdobą miasta a nie powinni być z niego eliminowani. 
Negatywnie oceniam również wymóg aby w przypadku samochodu zabytkowego jego właściciel był kierowcą lub pasażerem - podam 
przykłady - wszystkie auta zabytkowe są zarejestrowane na mnie, czyli wyjeżdżając na zlot z żoną na którym prezentować będziemy 2 auta, 
muszę wyjechać 1 za granicę miasta po czym wrócić po drugie. Tak samo to obostrzenie utrudnia np. pracę mechaników dokonujących 
restauracji zabytków (bez obecności właściciela nie wolno im będzie wyjechać z serwisu...).
Ostatnia kwestia - w przypadku aut historycznych w wieku 40+ oraz aut wpisanych do ewidencji nietrafny i obciążający dla urzędu jest 
pomysł aby konieczne było zgłoszenie - z danych CEPIK wynika jasno że auto ma ponad 40 lat albo jest zarejestrowane jako zabytkowe na 
tzw. żółte tablice - kolejna weryfikacja tych okoliczności przez Urząd jest zbędną pracą. 

############### tak - należy ograniczyć zasięg SCT do części centrum miasta, która wedle przeprowadzonych badań charakteryzuje się przekroczeniami norm, które pociąga za sobą obowiązek wprowadzenia strefy. należy umożliwić dojazd do wszystkich instytucji użytku publicznego służących obsłudze mieszkańców Krakowa oraz 
powiatu/województwa w przypadku urzędów obejmujących swoją właściwością obszar wykraczający poza granice Krakowa. Wszystkie 
drogi przelotowe powinny być wyłączone z obszaru strefy. Z obszaru strefy winny być wyłączone wszystkie dzielnice mieszkaniowe 
poza centrum (w całości lub w części w której nie stwierdzono przekroczenia norm emisji)

EURO3 dla pojazdów benzynowych (rocznik 2000)
EURO5 dla diesli (rocznik 2009)

tak pozytywnie nie ma powodu aby wyłączeniu podlegały pojazdy instytucji kościelnych
auta zabytkowe powinny być wyłączone bezterminowo jeżeli posiadają zabytkowe tablice 

############### Strefa powinna obejmować Stare Miasto Jak wyżej - strefa powinna być ograniczona do Starego Miasta, wtedy nie ma problemu z dojazdem do ważnych miejsc Benzynowe EURO2 (1997) - wtedy wszystkie auta mają katalizatory
Diesle EURO4 (2006) - wtedy zaczęto wprowadzać do wszystkich diesli DPF

powinno być co najmniej 7 lat wyłączenia - nie każdego stać na zmianę auta po 5 latach tak, ale opłaty powinny być dużo niższe - 500 zł miesięcznie to bardzo dużo zabytki powinny być wyłączone bezterminowo - kto będzie liczył 50 dni w roku ..... to jest rozwiązanie bez sensu

############### Strefa Czystego Transportu to ideologiczny frazes, jako taka nie powinna isntiec. SCT to absurd wszystkie auta mają katalizatory i nie jest znany przypadek, żeby ktoś w Krakowie umarł z powodu spalin chodząc po ulicach miasta. żadnych ograniczeń dla kogokolwiek, konstytucją zakazuje ograniczania korzystania z 
własności

to dyskryminacja zakazana przez konstytucje SCT to projekt bezprawny

############### Tak zapoznałem się. Uważam że jeżeli ta strefa musi powstać, to miech obejmie ściśle centrum lub o ogóle niech nie powstaje. Stare samochody same się wykruszą. Nie przeciwko SCT Nie przeciwko SCT. Stare pojazdy same się wyłączą z ruchu. SCT to nieporozumienie. Nie wprowadzać SCT Nie dla strefy czystego transportu 
############### Ścisłe centrum miasta Trasy przelotowe Euro 2 benzyna i euro 3 diesel Jest k ale stawki za wysokie 100 dni dla aut zabytkowych 
############### Strefa czystego transportu nie powinna być w Krakowie wprowadzana. Stop SCT stop SCT Stop SCT Stop SCT Stop SCT
############### Tylko centrum Krakowa nie jest  dobrą propozycją Euro 4 dla diesla Euro 3 dla benzyny dla mieszkańców Krakowa nie powinno być w ogóle strefy  SCT beznadziejne to jest wyciąganie kasy od właścicieli samochodów 
############### Rynek strefa   reszta miasta jak do teraz Ok Euro 2  nie stać nas na nowe samochody . mini 15 lat 
############### powinna obejmować obszar ograniczony Plantami wszystkie instytucje publiczne w Krakowie powinny być poza strefą EURO1 benzynowe auta

EURO4 diesle
Wyłączenie dla mieszkańców powinno być na 10 lat - średni wiek auta w Polsce jest 
wyższy niż 10 lat

tak ale opłaty powinny być 5x niższe - maksymalnie 100 zł za miesiąc auta kościelne nie powinny korzystać z przywilejów
auta instytucji publicznych nie powinny korzystać z przywilejów - skoro mieszkańcy mogą zamienić auta to władza też powinna
zabytki powinny być wyłączone bezterminowo

############### SCT to zły pomysł który powoduje wykluczenie mniej zamożnych. Lepszym rozwiązaniem jest zachęta np. W postaci darmowej komunikacji miejskiej. SCT powoduje wykluczenie mniej zamożnych 
mieszkańców.

Zgodnie z powyższym Tak, SCT nie powinna istnieć. Negatywnie ponieważ to rozwiązanie uderza w mniej zamożnych. Negatywnie oceniam całą propozycję SCT

############### Rynek Główny A co z osobami dojeżdżającymi do pracy w Krakowie a mieszkającymi poza, które nie mają alternatywy w postaci komunikacji 
Gminnej/Miejskiej/PKP?

############### Wewnętrzna część II obwodnicy Krakowa z wyłączeniem dojazdu do szpitali oraz dworca głównego PKP Granice sct powinny być wzdłuż 2 obwodnicy Krakowa z możliwością dojazdu do dworca głównego oraz szpitali. Ograniczając SCT do wewnętrznej części II obwodnicy Krakowan 5 lat wyłączenia 
powinno dotyczyć wyłącznie mieszkańców strefy. Pozostałe samochody 2 lata - czas na 
zmianę samochodu 

Jeżeli celem jest czystość powietrza to nie powinno być odstępstw. Wyłączenia powinny dotyczyć dodatkowo samochódow zabytkowych przez cały rok a nie tylko 50 dni 

############### Brak strefy Cały Kraków należy sie wjazd Euro 2 10 lat Za darmo
############### Tylko stare miasto Jeśli auto przechodzi badania techniczne powinno mieć wjazd do miasta bez ograniczen Jest ok Pojazdy zabytkowe, historyczne itp. nie powinny mieć jakichkolwiek ograniczeń 
############### Na pewno nie cały kRAKÓW w strefie SCT. Pytam co się nagle stało z seniorami , czyżby nagle wszyscy stali się bogatymi ludźmi i stać ich było na nowe autka?.Proszę o wyłączenie bezterminowe seniorów z SCT  tak jak było 

poprzednio planowane..Bardzo mnie się nie podoba wprowadzanie opłat za wjazd do SCT. O co tutaj chodzi o czyste powietrze czy o pieniążki. Czyli co jak zapłacę to mogę smrodzić , no 
nie niema mojej zgody na takie postępowanie.

Absolutnie  nie można tutaj wprowadzać żadnych opłat, przeczy to całej SCT.
Jestem bogaty mogę smrodzić jeżdżić gdzie chcę , tak to ma wyglądać strefa SCT?

Oczywiście wyłączyć z SCT seniorów np 70 + i to bezterminowo ,w innym przypadku wyłączy ich całkowicie ż życia np wyjazd na działkę 
turystykę lekarza odwiedzanie rodziny znajomych i wiele innych sytuacji. Zostaną po części zamknięci w czterech ścianach swojego 
mieszkania ze swoimi chorobami samotnością.Proszę to poważnie potraktować.

############### Strefa powinna obejmować całe miasto z wyjątkiem głównych ulic prowadzących do parkingów park and ride znajdujących się na obrzeżach miasta. Inne parkingi park and ride. Ale tylko dla już zakupionych samochodów. Nowokupowane auta powinny spełniać 
wymogi niezależnie czy są kupowane przez mieszkańców.

Tylko jeśli będzie możliwość skutecznego egzekwowania opłat.

############### Brak strefy. W szczególności dla mieszkańców. Cały Kraków powinien nie być objęty strefą Abstrakcyjne wymagania, które wykluczają z dróg samochody zabytkowe, youngtimery oraz samochody osób biedniejszych, których nie stać na auta spełniające absurdalne wymagania. Mieszkańców Krakowa strefa powinna nie obowiązywać! Czyli za pieniądze już nie zależy wam na czystym powietrzu? Kolejny absurd. Pojazdy zabytkowe mają mieć pozwolenie na 50 dni w roku. Przez pozostałe dni mamy trzymać zabytki w garażach, tak? 
Co z ludźmi, których nie stać na kupno samochodów spełniających te absurdalne wymagania? 
Przetargi na dieslowe autobusy też są robione z myślą o czystym powietrzu? 
Ktoś pomyślał o ilości zanieczyszczeń, które powstają podczas produkcji jednej baterii do elektrycznego samochodu? O jej żywotności? 
Jeden starszy diesel przez cały okres swojej żywotności nie wyprodukuje tyle zanieczyszczeń, które wyprodukują maszyny używane do 
wydobycia materiałów potrzebnych do produkcji jednej baterii. Wasze działania są absurdalne. Skreślają z Krakowa biedniejszych oraz 
wielbicieli zabytków. To ustawa przeciw mieszkańcom!!! 

############### Strefa nie powinna obejmować obszaru całego miasta i dzielnice peryferyjne takie jak np Prądnik Biały i Prądnik Czerwony, Nowa Huta, Bieżanów, Złocień, Prokocim itd. nie powinny zostać objęte zakazem. Szpital Żeromskiego w Hucie. Lepsze to niż kategoryczny zakaz ale miasto powinno zadbać o parkingi P+R. 
############### Niech sobie wprowadzą w centrum jak bardzo chcą, ta cała strefa nic nie zmieni to jest tylko dojenie kasy z nas, nie każdego stać na te nowe pseudo ekologiczne auta Jak wyżej Żyjemy podobno w wolnym kraju i niech każdy jeździ tym na co go stać 
############### NIE DLA SCT Cały kraków powinien być dostępny dla wszystkich kierowców Moje auto moja sprawa od stanu technicznego i emisji spalin są stacje diagnostyczne Zakaz wprowadzenia SCT Biedny Kraków szuka pieniędzy 
############### W ogóle bez strefy Każdy powinien mieć dostęp do każdego miejsca w Krakowie Uważam, że mieszkaniec Krakowa może jeździć czym chce Dla mieszkańców bez oplat
############### Granica strefy: ścisłe centrum Krakowa Powinny być dostępne wszystkie miejsca poza ścisłym centrum. Mogą być, o ile ograniczone zostaną do ścisłego centrum Krakowa. 5 lat wyłączenia powinno dotyczyć również mieszkańców spoza miasta, szczególnie tych, 

którzy pracują w Krakowie.
Dyskryminacja osób mieszkających poza granicami Krakowa oraz tych najuboższych, których nie stać na nowsze pojazdy. STC, jeśli miałaby powstać, to jedynie w granicach ścisłego centrum Krakowa. Przy takim wariancie wskazane wyjątki są wystarczające.

############### Należy ją wyrzucić do kosza Pozwólcie ludziom żyć!!!! Zajmijcie sie soba i dajcie przykład. Zróbcie coś wreszcie dla ludzi Poprawcie komunikację. Poki co jest całkowita anarchia pomiędzy wszystkimi grupami i 
grupkami .CUDOWNE DZIECI DWÓCH PEDALOW ŻĄDZĄ W KRAKOEIEZA BASZE PIENIĄDZE 
!!!!

Do kosza. I do pracy Absurd !!! KOSZ

############### Od plant do sukiennic, razem z Wawelem. Każdy szpital i ośrodek zdrowia, czy prywatny gabinet powinien być dostępny. Niezależnie czy ktoś jest samotną matką z 
niepełnosprawnym dzieckiem jeżdżąca starym passatem czy też wdową, której nie stać na wykup leków a co dopiero wymianę 
samochodu. Kraków nie powinien być miastem wykluczającym kogokolwiek że względu na zamożność. Wprowadzanie strefy czystego 
transportu, miało by sens, gdyby zapewniono każdemu bezpłatny pojazd zastępczy. I mówienie, że jest komunikacja miejska czy 
rowery jako alternatywa świadczy wyłącznie o braku znajomości realiów. Proponuję każdemu z tego typu pomysłami przejechać się 
MPK z ulicy Glinik, z czwórka małych dzieci i wózkiem inwalidzkim, odwiedzić terapeutę w centrum, lekarza, zrobić zakupy.na tandecie 
i wrócić z powrotem. Jeżeli kogokolwiek ta strefa krzywdzi i wyklucza to należy ja odrzucić. Jeżeli musi być, ograniczmy ją jedynie do 
ścisłego centrum, albo zaproponujemy bezpłatna wymianę samochodu na taki, który spełnia normy. Nie krzywdzmy mniej 
zamożnych. Oni też chcą żyć godnie.

Wyższe normy euro spełniają nowe samochody. Biedni, którzy mają starsze samochody mają niższa. Dlaczegó za wszelką cenę chcemy ich wykluczyć. Jeżeli w tym czasie miasto zaproponuje sprawną, dobrze opłacona komunikację, metro, 
bezpłatne samochody miejskie dla potrzebujących to tak. Proponuję okres 10 letni 

Kretyński pomysł. Jesteś biedny i masz stare auto? Płać podatek, na pewno wtedy nie uzbierasz na nowe. Jesteś zamożny i jeździsz nowym? Jeździsz za darmo! Proponuję zrobić odwrotnie, niech 
bardziej zamożni, jeżdżący autami, których wartość przekracza 200 tys płacą za wjazd na rzecz komunikacji miejskiej, zbiorowej i indywidualnej.
 Ich stać, wdowy i emeryta nie. Jaki problem

Kryterium dochodowe, rodzice z małoletnimi dziećmi ( jako zachętą do posiadania dzieci), przedsiębiorcy, 

############### Tak + park&ride na Ruczaju Zmniejszyć do 3 lat Źle. Bogaci mogą smrodzić? Samochody dla inwalidów, samochody osób wymagających pomocy, itp. Zabytkowe - tylko przy okazji wystaw, pokazów. 
############### Usunąć całkowicie Brak okresu 5 lat. Możliwość wjazdu bezterminowo. Macie rozum i godności człowieka?
############### Spadajcie słoiki i przeczytajcie "Paragraf 22". W Krakowie już było 3xNIE.
############### Jestem przeciwny wprowadzeniu strefy jako takiej, ale w odniesieniu do obszaru, uważam, że ewentualna strefa powinna obejmować wyłącznie ścisłe centrum miasta, a nie cały jego obszar. Parkingi Park & Ride należy utworzyć przy wszystkich głównych drogach wjazdowych do miasta Rozróżnianie wymagań według rodzaju paliwa jest dyskryminujące dla właścicieli Diesli. W szczególności uważam, że norma EU6 lub rok produkcji 2014+ to zbyt rygorystyczne 

wymaganie. EU5 to wciąż bardzo nowoczesne samochody, jednak wyłączenie ich z wjazdu do strefy spowoduje konieczność ich sprzedaży przez właścicieli, co poskutkuje spadkiem ich 
wartości (wzrost podaży przy jednoczesnym spadku popytu)--wymierne straty dla właścicieli.

Dyskryminujące dla mieszkańców ościennych gmin dojeżdżających do Krakowa np. do 
pracy (posiadam rodzinę w Piekarach, ok. 3 km od granicy miasta)

Pozytywnie co do zasady, ale powinno to być rozwiązanie nieograniczone czasowo, a nie przejściowe. Skandaliczne jest ograniczanie prawa wjazdu dla pojazdów historycznych do 50 dni w roku. Jak wpłynie to na właścicieli takich pojazdów 
parkowanych/garażowanych w obrębie strefy? 

############### Nie proponuję granic strefy ponieważ, uważam że nie jest ona potrzebna uważam że strefa nie jest potrzebna uważam że strefa nie jest potrzebna uważam że strefa nie jest potrzebna Bardzo słabo, ktoś jak zapłaci to już nie truje ? Głupota 
############### Tak, ograniczyć do ścisłego centrum miasta, Ew Kazimierz Całe miasto z wyłączeniem ścisłego centrum Diesel euro 2, benzyna Euro 1 Zniesienie SCT dla wszystkich i zostawienie SCT w ścisłym centrum Próba sięgnięcia do portfeli mieszkańców Nie powinno być SCT w ogóle, a jak już to ściśłe centrum i o wiele bardziej łagodne zasady do wszystkich samochodów (euro 1 benzyna 

Euro 2 diesel, zabytkowe bez ograniczeń, użytku publicznego i spełniające zadania przedsiębiorstw bez ograniczeń 
############### rynek głowny i strefa otoczona plantami. jak wyzej odpowiedzialem - SCT tylko rynek głowny i strefa otoczona plantmi. samochody rejestrowane przed wejsciem SCT musza byc wylaczone bezterminowo z SCT. ile jeszcze te tendencyjne pytanie ? to sie nazywa "haracz" polecam slownik PWN za 5 lat ten panstwa "problem" sam nie bedzie istnial - w jakim celu maja zostac wydane pieniadze PODATNIKOW na wasza zabawe o 

nazwie SCT ?
############### Tylko ścisłe centrum idiotyczne tylko centrum moje auto pali 5l ropy i ma dpf czyli euro 5 wystarczy dla mieszkańców bez ograniczeń do śmierci technicznej auta czyste złodziejstwo Takie strefy nic nie pomogą to jest tylko polityczna poprawność
############### Strefa powinna być śladowa, homeopatyczna. Nie jest w interesie rozwoju miasta, by blokować dostęp komukolwiek. Jeśli już ma powstać z mocy ustawy, to niech będzie bardzo mała, np. w obrębie Plant, czyli 

ścisłe centrum.
Prawo wjazdu do miasta powinien mieć każdy samochód z aktualnymi badaniami technicznymi. Nie widzę powodu by ingerować w konstytucyjne prawa obywatelskie.  Nie widzę powodu by segregować obywateli na mieszkańców i niemieszkańców z 

ograniczonymi prawami. To regres cywilizacyjny. Wracamy do standardów sprzed 
wieków, miast-państw. Żadnych okresów przejściowych. 

Wyłączenia, opłaty, ten płaci więcej, a tamten w ogóle np. właściciel paliwożernego samochodu sportowego. Już się w tym gubicie. Już to oceniłem wyżej - żadnej segregacji klasowej, majątkowej, każdy kto ma legalnie nabyty samochód, sprawny, z ważnymi badaniami 
technicznymi, powinien mieć niepodważalne prawo użytkowania swojej własności. 

############### Jeśli już taka strefa musi powstać to granice to maksymalnie ścisłe centrum, tam gdzie jest teraz strefa płatnego parkowania z oznaczeniem A. W całym mieście są ważne miejsca do których ludzie potrzebują dojechać, ważnym miejscem dla kogoś może być dom prywatny do 
którego jakaś rodzina dojeżdża do swoich bliskich, dla każdego jest to coś innego, więc moim zdaniem robienie urzędowej listy 
ważnych miejsc jest całkowicie bez sensu.

Te zaproponowane wymagania nie mają sensu, każde auto sprawne technicznie powinno móc jeździć po mieście, nawet w Niemczech w strefach czystego transportu wystarczą normy 
euro z lat 90., więc jeśli by już wprowadzać jakieś konkretne normy i iść na kompromis to dla benzynowych mogło by być nawet Euro1, a dla diesli góra Euro3. Liczy się stan techniczny a 
nie to jaką normę auto spełniało jak było wyprodukowane, w miarę nowy diesel w złym stanie technicznym wydziela więcej zanieczyszczeń niż 30-letni ale sprawny i z nie wyciętym 
katalizatorem.

Teoretycznie to rozwiązanie brzmi dobrze ale w praktyce to dyskryminacja. Co z 
osobami, które mieszkają na obrzeżach miasta, zaraz za granicą administracyjną? Oni nie 
wjadą do miasta a sąsiad mieszkający obok wjedzie. To chory pomysł.

Oceniam to rozwiązanie źle, to dzielenie ludzi na lepszych i gorszych. Jakakolwiek by ta strefa miała być, pojazdy zabytkowe powinny być na stałe wyłączone z jakichkolwiek wymagań i limitów.
Wielu krakowian posiada klasyczne zadbane zabytkowe samochody, także w centrum, te pojazdy to nasze dobro historyczne i nie powinno 
się nakładać na nie restrykcji.
Nawet jeśli jest to kopcący stary diesel sprzed 50 lat, ale zadbany i zabytkowy, to nie jest ich tak dużo żeby miały jakikolwiek wymierny 
wpływ na jakość powietrza w mieście, dlatego zabytków nie powinny obowiązywać żadne limity i restrykcje.

############### W ogóle nie wprowadzać lub w najgorszym razie ograniczyć do obrębu Starego Miasta, wraz z dniami wolnymi od strefy. Cały obszar Krakowa powinien być dostępny każdym autem, niezależnie od jego poziomu emisji zanieczyszczeń. Nie powinno być żadnych ograniczeń dotyczących standardu emisji Euro. Jeśli już muszą być, Euro III dla benzyny i Euro IV dla diesla zdecydowanie wystarczy. Ostatnio zaproponowane 
podniesienie do Euro VI a następnie VI Temp jest absurdem i strzałem w kolano, w szczególności po poprzednio zaproponowanym Euro V - ludzie mogą, i powinni, czuć się oszukani.

Jak pisałem wcześniej, nie zgadzam się z ideą tej strefy, zwłaszcza w obszarze praktycznie 
całego Krakowa i z tak wysokimi obostrzeniami jeśli chodzi o normy Euro. A co do 
wyłączenia - lepsze chyba byłoby dla mieszkańców oraz osób płacących podatki w 
Krakowie.

Spoko, ale nie w takiej formie strefy obejmującej cale miasto i z tak wysoką normą Euro jako warunkiem. Dodatkowo była mowa, o ile dobrze pamiętam, o 3 latach takiej opcji - chyba lepiej byłoby 
gdyby bylo to na stałe, nie?

Absurdem jest te 50 dni dla pojazdów zabytkowych - wiele z takich aut jest używanych jako "daily", czyli pierwszy samochód do codziennej 
jazdy. Nie każdy może sobie pozwolić, czy to finansowo, czy go po prostu z braku miejsca, na kupno drugiego auta.

############### Stare Miasto Tylko stare miasto Euro 5 Mieszkańcy Krakowa do śmierci technicznej pojazdu Złodziejstwo
############### Zamiast standardu emisji euro i naklejek, które można po prostu kupić, wbity w przegląd faktyczny poziom emisji i kontrole drogowe. 

Niektóre małe, ekonomiczne samochody nie spełniają norm pomimo niskiej emisji, tylko dlatego że zostały wyprodukowane zanim dane normy powstały.
Opłaty nie powinny dotyczyć osób rozliczających podatki w Krakowie Lista to dobry początek, ale zwolnione powinny być również osoby starsze, utrzymujące się z emerytur minimalnych

############### Jestem  przeciwny wyznaczaniu takich stref. Propozycja ta, i ograniczania są zdecydowanie złe. Absolutnie mieszkańcom Krakowa nie można ograniczać a tym bardziej zabraniać wjazdu 
do miasta własnymi samochodami, to skandal.

Ta propozycja to rozbój w biały dzień. To próba pobierania haraczu, tak postępują bandyci, a nie prawomocni przedstawiciele władz, wybranych przez mieszkańców. To jest dzielenie na równych i równiejszych, kogoś, kogo nie będzie stać na najnowszy model samochodu, będzie się karać za biedę, do 
której doprowadzają rządzący.

############### Parking urzędników Urzędu Miasta Krakowa i Radnych Rady Miasta Krakowa. Cały obszar Krakowa. SCT do kosza! Jedynym wymaganiem winien być pozytywny wynik obowiązkowego badania technicznego. Jeśli samochód przeszedł przegląd - można nim jeździć. Co najmniej 100 lat. Może następne pokolenia będą mądrzejsze. Opłata powinna wynosić 0 zł, a zakaz wjazdu do Krakowa winien obejmować pomysłodawców i akolitow SCT. Z SCT należy zwolnić każdego kierowcę poruszającego się dopuszczonym do ruchu pojazdem.
############### Strefa powinna być ograniczona do rynku i plant. I nic absolutnie więcej. Urząd Miasta Krakowa, Urząd Wojewódzki, Urząd Marszałkowski, Komenda Wojewódzka Straży Pożarnej, Komenda Wojewódzka 

Policji, Wszystkie centra handlowe, Wszystkie muzea, Wszyskie szkoły i uczelniem, Wszystkie kościoły oraz Izba wytrzeźwień.
Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni na stałe spod wymogów SCT. Czysta hipokryzja i złodziejstwo.

############### Nic nie zmieniać Nic nie zmieniać Do roku 2025 włącznie można akceptować Euro5, zwłaszcza dla diesli, aby ludzi przyzwyczajać, za rok już Euro6. Do roku 2025 włącznie można akceptować Euro5, zwłaszcza dla diesli, aby ludzi 
przyzwyczajać, za rok już Euro6.

Raczej winiety miesięczne, kosztujące np. 400 złotych. Pieniądze z nich przeznaczać na zbiorkom i poprawę bezpieczeństwa pieszych.

############### Nic nie zmieniać Nic nie zmieniać Do roku 2025 włącznie można akceptować Euro5, zwłaszcza dla diesli, aby ludzi przyzwyczajać, za rok już Euro6. Do roku 2025 włącznie można akceptować Euro5, zwłaszcza dla diesli, aby ludzi 
przyzwyczajać, za rok już Euro6.

Raczej winiety miesięczne, kosztujące np. 400 złotych. Pieniądze z nich przeznaczać na zbiorkom i poprawę bezpieczeństwa pieszych.

############### Jestem przeciwny pomysłowi na stworzenie SCT, aby zająć się smogiem, trzebaby wprowadzić nowe zagospodarowanie przestrzenne, które ograniczyłoby patodeweloperkę Jak wyżej Jest to dla mnie kuriozum Tak, powinno się całkowicie zrezygnować z sct Żenada, niby dbamy o ekologię, ale jak jesteś majętny to śmiało 
############### Strefa powinno być objęte Stare Miasto z wyłączeniem pierwszej obwodnicy. Wszystkie szpitale, np. szpital położniczy na Siemiradzkiego. Galerie Handlowe, ważniejsze obiekty turystyczne - Wawel. Miejsca 

handlu Nowy i Stary Kleparz, cmentarze.
Według stron rządowych, mój samochód benzynowy spełniający normę euro 4 ma buzię pomarańczowa taka pomiędzy wesołą, a smutną. Drugi samochód ma euro 5A, ma zielona buzię, 
ale nie może wjechać do miasta, bo jest z silnikiem wysokoprężnym. Czyżby strona rzadowa wprowadzała w błąd?
Proponuję obniżyć normy do euro 4.

Powinno obejmować ościenne gminy. Gros osób mieszka poza granica miasta, ale ich 
życie i usługi, z których korzystają są związane z miastem.

Uważam je za uciążliwe, ale dobrze, że jest jakieś rozwiązanie. Jednak opłaty te powinny być symboliczne, a kwoty te powinny w sposób udokumentowany być przekazane na poprawę jakości 
powietrza w mieście. Przy braku dowodów, powinny zostać zwrócone kierowcą.

Jak wyżej, samochody mieszkańców gmin ościennych. Samochody przesaiebiorstw prowadzących pracę na terenie Krakowa. Samochody 
zabytkowe powinny być bez limitów.

############### Właściwie granica strefa to obszar Rynku Głównego. Strefa jest za duża, wystarczy na Rynku. Jeśl będzie na rynku, bo bym się nie bawił i poszedł w Euro 6. Jeśli strefa będzie na rynku, nie trzeba będzie komplikować i robić żadnych wyłączeń Źle. Nie uważam, że powinno się płacić za prawo wjazdu na rynek. Owszem, auta zabytkowe, mogą mieć prawo wjazdu na rynek, ale wyłącznie przy okazji zorganizowanych imprez. Poza tym nie warto 
komplikować i  dawać kolejnych wyłączeń. Rynek to jednak Rynek.

############### Rynek główny Cały Kraków Euro1 benzyna euro 3 diesel W ogóle nie powinno dotyczyć żadnych samochód Źle, nie popieram Kadry obywatel RP powinien moc się poruszać po Krakowie nie zależnie od posiadanego samochodu 
############### Za duża ta strefa Czy dojadą tam wszystkie auta A może dłuższy okres To po co strefa to hipokryzja To wylaczycie tylko zabytki czy inne auta też 
############### Strefa powinna objąć tylko ścisłe centrum - strefa w całym mieście to nieporozumienie. Strefa w obecnym kształcie nie jest dobrą propozycją. Jw - strefa powinna objąć co najwyżej ściśle centrum a nie całe miasto. Rok produkcji a co za tym idzie norma spalin nie jest żadnym rozwiązaniem. W wielu przypadkach auto z tym samym silnikiem może mieć normę np euro 5 lub 6 w zależności czy zostało 

wyprodukowane w 2015 czy 2016 roku. Norma powinna być określana na podstawie rzeczywistej emisji. Powinna być możliwość np montowania katalizatora dla starszych aut.
Okres powinien być dłuższy lub dla mieszkańców ograniczenia powinny być zawsze 
niższe. Dla osób które w okresie przed wprowadzniem strefy nabyły auto powinna być 
możliwość jego użytkowania aż do sprzedaży.

Jest to rozwiązanie dzielące ludzi na "biednych" I "bogatych" co nie powinno mieć miejsca. Rozwiązanie jest złe. Wyjątki dla zabytków jako jedyne są w porządku. Mieszkańcy powinni mieć niższe ograniczenia. Jednak problem jest sama strefa sct a już 
napewno ustanowiona dla całego miasta - w Warszawie mimo że strefa jest duża to jie obejmuje całego miasta. W Krakowie mogłaby ona 
obejmować jedynie ścisłe centrum jeżeli hej wprowadzanie byłoby konieczne a nie jest. Udział samochodów w zanieczyszczeniu powietrza 
jest na tyle mały że wprowadzenie strefy nie poprawi znacząco sytuacji. W trakcie pandemii gdzie ruch był znacznie niższy zanieczyszczenie 
było na podobnym poziomie. 

############### Tylko Rynek i wnętrze Plant. Tylko Rynek i wnętrze Plant. Euro3 dla wszystkich silników jest wystarczające. A co z mieszkańcami gmin sąsiadujących i dojeżdżających do Krakowa do pracy?
Wyjątek powinien być dla wszystkich mieszkańców małopolski.

Kolejne nabijanie kieszeni przez miasto jak to ma miejsce ze strefą płatnego parkowania!

############### Zespół szpitali i ośrodek dla seniorów w Prokocimiu 
############### Całość osiedla Prokocim, ponieważ często, w przypadkach dluzeszgo pobytu w szpitalu, rodziny wynajmują mieszkania w okolicy Dłuższy okres, w ciągu 5 lat nie każdy jest w stanie zmienić samochód. Wyłączenie 

powinno obejmować również samochody należące do osób wynajmujących mieszkania 
w Krakowie długookresowo

W zależności od cen. Taryfa powinna być dowolna Jak w pytaniu 4. - rozszerzenie grupy mieszkańców o wynajmujących

############### Powinna zostać ograniczona do parkingów pod urzędami odpowiedzialnymi za szykanowanie mieszkańców i generowanie sztucznych korków. Parodia która nic nie zmienia. Norma Euro nie ma nic wspólnego z ekologią. To jest wyłącznie wymysł patoaktywistów z zikitu by różnicować mieszkańców na bogatych-dobrych, I biednych, którzy mają być wykluczeni 
transportowo.

Mieszkańcy którzy utrzymują urzędników nie powinni być szykanowanie. Ograniczenia 
powinny dotyczyć za to urzędników i patoaktywistów antyspołecznych

1000zł za dzień dla Pana Franka. Może wtedy zacznie korzystać z komunikacji zbiorowej. Należało by wyłączyć z ograniczeń mieszkańców. A całość ograniczeń skierować przeciw urzędnikom odpowiedzialnym za paraliż 
komunikacyjny miasta.

############### Rynek główny Moim zdaniem strefa jeśli musi zostać wprowadzona, powinna obejmować maksymalnie niewielki obszar, np. Rynku głównego. Uważam, że urzędnicy nie powinni decydować, jakimi samochodami mają jeździć krakowianie a jakimi nie. SCT to pomysł, który uderza w podstawowe prawo do wolności przemieszczania 
oraz własności.

SCT nie powinno powstać. Idiotyczne reperowanie kasy miasta. Zajmijcie się inwestycjami, nie zdzieraniem pieniędzy z mieszkańców i gości. Uważam, że każdy krakowianin i przyjezdny ma prawo jeździć po mieście dowolnym, legalnie zarejestrowanym pojazdem. Przestańcie 
ingerować w wolność ludzi. Wsłuchajcie się w głosy mieszkańców i zaprzestańcie lobbingu klimatyzmu.  

############### Ściśle centrum tzn aleje. To nie jest dobra propozycja ponieważ powoduje wykluczenie mniej zamożnych ludzi. Strefa powinna kończyć się na alejach. Czuje się oszukany. Miałem oszczędne auto z małym silnikiem i przebiegiem (1.6hdi, 3tys km rocznie) ale euro4. Zmieniłem na auto z dieslem euro5 a teraz oczekujecie euro6. Na dodatek 
termin rejestracji został po staremu.
Za granicą zarobki inne i również wymagania niższe. Euro 5 to powinien być max na najbliższe 10 lat. Dodatkowo można jeździć tym co się ma do momentu zmiany auta. Pozniej wymog 
euro 5 dla diesli. Silniki benzynowe mialy swoje źle chwile w latach 2010-2020 odnosnie trwałości i nie biorę ich pod uwagę.

Jesli uważacie ze rodowitego Krakusa nie powinny dotyczyć okresy wyłączenia tylko 
dlatego że wyolbrzymione koszty mieszkań zmusiły moja 5 osobowa rodzinę do 
wyprowadzki 200m od granicy Krakowa (tuż przy obwodnicy.) to gratulacje. Wtedy 
zrobię wszystko zeby sąsiadującą gmina wprowadziła norme wyższa niż w Krakowie ale 
tylko dla przyjezdnych. Krakow żyje razem z sąsiadującymi gminami. Przyzwyczajcie się 
do tego.

Przecież to ma być czasowe. To raz. Po drugie przesadzacie z wielkością strefy i wymaganiami. Wyeliminujcie błędne założenia to ten problem sam się rozwiąże.   Liczna lista wyjatkow jest mała. Jeszcze raz - założenia sa złe. Mniejsza strefa, euro 5 dla diesli, wjazd autem jakie się ma do końca jego 
żywota (ekologia). Poza tym można wprowadzić realna kontrolę stanu aut - certyfikować konkretne zakłady i wyeliminować prawdziwych 
trucicieli a nie teoretycznych (uwzględnienie pojemnosci i stanu technicznego auta)

############### Wnętrze ii obwodnicy miasta, wszystko od centrum do alej z wyłączneiem dojazdu do szpitala dietla i na garncarskiej Zdecydowanie za wysokie wymagania, dla benzyn euro 1 dla diesli euro 3. Te auta same znikają z ulic w swoim czasie, ludzi nie stac na zmiane Jest to ok opcja aczkolwiek mieszkańcy powinni mieć wjazd dożywotnio do strefy w 
całym mieście lub brak wjazdu do takiej ograniczonej w centrum

Ok poza tym ze opłaty są skarjnie wysokie, 1000zł rocznie ok Historyczne na zawsze powinny być zwolnione

############### Tylko Rynek Główny Standard emisji Euro ma się ni jak do tego czy auto kopci czy też nie. Jeżeli auto jest sprawne nie powinno mieć ograniczeń. Od tego są stacje badań i coroczny przegląd samochodu Mieszkańcy Krakowa nie powinni być w ogóle objęci zapisami SCT To zwykły skok na kasę. Podnieście opłaty w strefie parkowania. 6 zł za godzinę to kpina Auta zabytkowe i te na żółtych tablicach powinny mieć możliwość zawsze jeździć po strefie. Jest ich bardzo mało. 
############### Ponieważ niestety prawo nakłada obowiązek utworzenia strefy to Rynek. Wszędzie powinno się dać dojechać. Nie wszystkie sytuacje życiowe da się przewidzieć i zrobić wyjątek. Każdy samochód dopuszczony do ruchu powinien móc wjechać wszędzie. Nie każdego stać na nowy samochód. Samochód ze starszym standardem emisji, ale mniejszą pojemnością 

silnika może emitować mniej niż nowy spełniający nowsze standardy, ale z silnikiem o dużej pojemności. Rzetelne badania wskazują, że samochody nie spełniające założonych wymagań 
głownie ze względu na ich stosunkowo mała ilość, nie mają istotnego wpływu na poziom zanieczyszczeń.
Ponadto takie podejście jest dyskryminujące część obywateli co jest niezgodne z Konstytucją.

Sprawny samochód, dopuszczony do ruchu powinien mieć możliwość wjazdu bez 
żadnych okresów wyłączenia aż do jego "śmierci" technicznej.

Kolejny pomysł na zdarcie haraczu z najsłabszych. Sprawny samochód, dopuszczony do ruchu powinien mieć możliwość wjazdu bez żadnych okresów wyłączenia aż do jego "śmierci" 
technicznej.
Mnożenie wyjątków, przepisów, zakazów. Komplikowanie życia mieszkańcom i przyjezdnym. 

############### SCT należy koniecznie zmodyfikować do maksymalnie obszaru II obwodnicy. Naprawdę, proszę pomyśleć ile ludzi na tym pomyśle ucierpi w obliczu tak panującej drożyzny i tak słabej komunikacji miejskiej na 
obrzeżach miasta. 

Pytanie tendencyjne. Proszę nie faworyzować jednej części miasta kosztem innej. A co ze szpitalem Żeromskiego w Nowej Hucie, a co z 
ogromnym szpitalem Rydygiera? 

Normy totalnie oderwane od rzeczywistości. Naprawdę myślicie że różnica między EURO 5 a EURO 6 dla Diesla jest tak znaczna że zmniejszy to poziom NOx? Proszę się zapoznać z 
badaniami i analizami, np z Niemiec na które się tak chętnie powołujecie. 

Powinno się wydłużyć dla mieszkańców do 7 lat. Proszę zmniejszyć normy i granicę SCT a nie tworzyć kolejnego podatku od samochodu. SCT należy dostosować do możliwości finansowych mieszkańców i możliwości KMK zwłaszcza na obrzeżach a 
nie próbować tylko i wyłącznie dogodzić lobbystom z KAS.

Litości, naprawdę, błagam Państwa. Miała być nowa SCT bardziej przyjazna dla mieszkańców a zrobiliście SCT jeszcze bardziej restrykcyjną 
niż 1 wersja. Komu to ma służyć? Grupce lobbystów? Czy naprawdę nie da się rzetelnie podejść do SCT i zrobić ją na miarę możliwości 
mieszkańców w Polsce? Cała ta SCT jest totalnie oderwana od rzeczywistości i ciężko zrozumieć dlaczego ZTP forsuje wersję której nikt nie 
chce.

############### Przede wszystkim, strefa czystego transportu nie powinna obejmować całego Krakowa, to jest bez sensu, nie da się wjechać do strefy, czy biura strefy (w tym w weekend), bez jej naruszenia - jak to mamy 
wytłumaczyć Norwegowi, Francuzowi, czy Czechowi, że musi dostać mandat, bo wjechał, tam, gdzie nie można, a żeby było można, to też tam musi wjechać, jak jest na weekend tylko. 
Kolejną kwestią jest potrzeba wyłączenia strefy dla pojazdów historycznych w myśl PRD i ustawy o ubezpieczeniach obowiązkowych OC; Warto zadbać, aby można było strefę naruszać przez osoby inne za 
odpłatnością, taka odpłatność powinna być możliwa do dokonania nawet 7 dni po naruszeniu strefy (tak jak ma to miejsce np. W Londynie), powinna być do tego też aplikacja, która pozwala na automatyczne 
obciążanie użytkownika przy jej naruszeniu.
Warto tutaj skupić się na pojazdach typu autobus (szczególnie mam na myśli busy, które często nie spełniają wymogów ekologii).

ale tutaj, powinny być inne miejsca też dostępne (żeby „nie zabijać” przedsiębiorczości) jak np. Galeria Krakowska, dworzec główny, 
galeria Kazimierz, i inne - każdy prowadzący działalność, chce, żeby klienci mogli do niego mogli dojechać.  Tutaj należy zagwarantować 
powstanie potężnych parkingów Park&Ride w miejscach dobrze skomunikowanych, taki parking powinien być na Zakopiance, Na 
Wielickiej, Na swoszowickiej, Tynieckiej, Skotnickiej, Mirowskiej, Księcia Józefa, Olszanickiej, Radzikowskiego, itd. - czyli wszystkich 
drogach wjazdowych, i w innych miejscach (częściej), po to by zapewnić sposób poruszania sie alternatywnego po mieście, itp. 
Wprowadzenie strefy, dla miasta, które wybudowało za mało infrastruktury i ograniczenie wjazdu, to leczenie nieprawidłowości 
miejskiej administracji (zamiast budować infrastrukturę, ograniczmy wjazd)

Moim zdaniem, ograniczenia dla pojazdów o wieku powyżej 20 lat (benzyna) nie jest specjalnie dużym wymaganiem. Owszem uważam, że dla pojazdów z silnikiem diesla 10 lat i euro 6, 
to zbyt dalece idące ograniczenia - większość krajów stosuje wytyczne wskazujące na euro 4 lub czasami euro 5. Gdyby zastosować dla pojazdów z silnikiem o zapłonie samoczynnym 
wymóg euro 4 w początkowym okresie, a za 5-10 lat euro 5/6 to myślę, że zmiana nastąpiła by sama, a margines użytkowników pojazdów nie spełniających normy byłby na tyle mały, że 
można by było pozwolić mu nadal na poruszanie sie takim pojazdem po mieście poza ścisłym centrum (czyli dalej jak Aleje). 
Jestem ździwiony zaostrzeniem wymogów dla pojazdów w stosunku do wcześniejszego projektu - urosły normy, gdzie część osób zakupiło pojazd „trochę lepszy, spełniający wymagania”, 
w tym firm, a teraz okaże się, że popełnili błąd, bo muszą kupić samochód nowy… 

Zastanówmy się dla kogo jest robiona strefa czystego transportu - rozumiem że 
mieszkańcy, nawet przyszli, będą mogli korzystać z wyłączenia do 2030r ! To jest ważne, 
aby dotyczyło to nawet przyszłych mieszkańców - w końcu tylko oni płacą podatki w 
Krakowie !
W tym zakresie wracam do odpowiedzi na pytanie 3 - w kontekście ograniczeń dla 
pojazdów z silnikiem diesla (co jest nierównomierne w stosunku do pojazdów z silnikiem 
o zapłonie iskrowym).
Cały czas nie rozumiem, dlaczego mają być dopuszczone pojazdy z wysoką normą Euro 
dla diesla, jeżeli one się nie nadają do codziennego długotrwałego użytkowania w 
warunkach zakorkowanego miasta - zapychają się filtry spalin, są one wykodowywane, 
usuwane, itd. Ale wjechać taki samochód będzie mógł…

jest to idealne rozwiązanie, jeżeli zakładamy, że strefa ma istnieć, mieszkańcy korzystają z preferencji. Pozwala komuś, kto rzadko narusza strefę (czasami tylko jednorazowo) poruszać się w niej; 
chodź oceniam tylko ten pomysł bez wskazywania kwestii samej strefy. 

Pojazdy historyczne/zabytkowe - powinny być wyłączone; pojazdy specjalne budzą moje wątpliwości - te pojazdy mogą dokonywać opłat 
za wjazd, podobnie jak dokonują opłat za poruszanie się po drogach, płacą podatek za środek transportu, itp. 
Jestem zdziwiony, że wyłączenie ma dotyczyć pojazdów zarejestrowanych na kościelne osoby prawne - po co?, moim zdaniem organizacje 
non-profit, tak, ale dalsze rozszerzenia nie ma sensu; tym bardziej, że może się to pokrywać z „mieszkańcami” Krakowa

############### żadnej strefy wszedzie powinni wjezdzać dożywotno to za kasę można brak ograniczeń
############### Granice administracyjne miasta Są zbyt łagodne Nie, to nie ma być maszynka do zarabiania pieniędzy tylko mechanizm chroniący mieszkańców. Propozycja jest dobra, ale w tej ankiecie należy wprowadzić mechanizm zabezpieczający udział w niej wyłącznie zameldowanych i płacących 

tu podatki mieszkańców miasta, a nie dowolnych osób 



############### Wyłącznie obszar starego miasta (w granicach plant) Wszystkie parkingi park&ride, dworzec PKP/PKS Ograniczenia nie powinny dyskryminować ze względu na wiek samochodu, tylko dotyczyć kryteriów takich jak masa, wymiary samochodu. Mieszkańcy Krakowa powinni być na stałe zwolnieni z rygorów strefy, lub powinny być 
zapewnione dla nich samochodu zastępcze, spełniające wymagania strefy.

############### Wewnątrz 2 obwodnicy, do czasu powstania całej 3 obwodnicy Aleje i obszar dalej powinien być wyłączony z SCT Nie powinniśmy się skupiać tylko na roku produkcji czy normie, trzeba też zwrócić uwagę na stan techniczny pojazdów. Te niby spełniające wymogi euro często przez niesprawny silnik 
wydzielają więcej szkodliwych substancji. Wyposażyć straż miejską lub policję w mobilne analizatory i kontrolować. Należy też przeprowadzić badania jakości powietrza po zakończeniu 
budowy 4 obwodnicy.

Dla mieszkańców Krakowa powinien być dłuższy okres wyłączenia, stopniowo 
wprowadzający ograniczenia.

Tak, ale opłata powinna być dużo wyższa niż zaplanowana.

############### Strefa powinna obejmować wyłącznie obszar rynku głównego, ewentualnie max pierwszej obwodnicy. Oczywiście nie powinna dotykać mieszkańców i przedsiębiorców. Każda inna forma strefy jest 
wykluczona!!!!

Dojazd powinien być możliwy w dowolne miejsce w Krakowie, za wyjątkiem Rynku Głównego! Strefa powinna wyłączać auta nie spełniające wymagań Euro 1. Tabor maszyn w mieści z roku na rok się wymienia. Nikt nie chce jeździć starym gruchotem dla zabawy tylko z powodu 
braku pieniędzy. Stefa nie może wykluczać używania pojazdów zabytkowych i specjalnych!

500 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla wszystkich Polaków Fatalnie, to wyłącznie kolejny podatek nakładany na kierujących. Oszukaliście nas już pryz parkingach, gdzie opłata za postój miała iść na budowę nowych parkingów a w całości została przejedzona 
przez niesprawną komunikację miejską! W jaki sposób dodatkowa opłata zachęci kogoś kogo nie stać na nowsze auto? 

j.w. z wyłączenie powinno być dla wszystkich Polaków na min. 500 lat.

############### Granica miasta Jest to dobra propozycja Jest to dobra propozycja Jest to zła pepozycja, może to doprowadzić do chaosu i podniesienia kosztu prowadzenia kontroli. Powinny buć traktowane tak samo wszystkie pojazdy. 
############### Uważam, że mieszkańcy Krakowa nigdy nie powinni mieć zakazu jazdy po mieście w 

związku z SCT, SCT powinno obejmować tylko przyjezdnych.
Uważam, że pojazdy historyczne/zabytkowe powinny mieć bezterminową możliwość wjeżdżania do SCT bez żadnych ograniczeń - nie tylko 
przez 50 dni w ciągu roku (jak przewiduje uchwała). Pojazdy takie są bardzo ważnym elementem zachowywania historii motoryzacji, są 
jeżdżącymi świadectwami minionych epok. Te pojazdy powinno się pokazywać i o nie dbać, a nie zatrzymywać poza miastem, czy wręcz 
karać kierowców z miasta za ich posiadanie.

############### obszar wewnątrz plant żadne ograniczenia nie mogą dotyczyć mieszkańców rabunek
############### ścisły rynek główny do plant Każde miejsce w Krakowie. Do Krakowa powinien móc wjechać jazdy smaochod który przechodzi badania techniczne. Do czego prowadzi generowanie złomu? każdy pojazd przechodzący badania techniczne później móc się poruszać po Krakowie i 

innych miejscowościach.
Niedopuszczalne. Zakładamy ekologię a nie zbieranie pieniędzy. Każda grupa społeczna powinna mieć możliwość korzystania z dróg jeśli pojazd jest sprawny.

###############
############### Nie wprowadzać strefy. Dobra opcja, skoro już musicie to ***** implementować ... Bzdury ekosekty. Tak, powinno, na nieskończoność. Nope, kradzieje Wszystkie grupy społeczne powinny być uwzglednione
############### 2 obwodnica Krakowa  lub ściśle centrum  a nie cały Kraków po granice  miasta  to będzie dyskryminacja biedny  bogaty  nie sądzę żeby ta strefa coś  zmieniła  samochody  i tak są coraz nowsze  ile jedzi tych 

starych samochodow  garstka to jest przymusowe zmuszenie ludzi do przesiadki na komunikację miejska tyle że nie mamy metra  i tak rozwiniętej komunikacj jak na przykład Niemcy   a Rowerem w zimie 
ciężko będzie dojechać do pracy szczególnie jak ktoś ma 20km do pracy  duże firmy są poza Krakowem 

Maxymalnie euro 5 dla diesla  jest wystarczające gdy ma sprawny dpf Komu sprzedam ten samochód  potem jak będą takie rygorystyczne normy i  cały czas 
podnoszone  Monachium ma strefe sct tylko  w centrum norma euro 4 od 15 lat  i o ile 
bogatsze  miasto  

Tak ale przez cały czas a nie przez trzy lata 

############### Jestem przeciwko wprowadzeniu jakiejkolwiek SCT Jestem przeciwko wprowadzeniu jakiejkolwiek SCT Jestem przeciwko wprowadzeniu jakiejkolwiek SCT Jestem przeciwko wprowadzeniu jakiejkolwiek SCT Jestem przeciwko wprowadzeniu jakiejkolwiek SCT Jestem przeciwko wprowadzeniu jakiejkolwiek SCT
############### Najlepiej Planty i Rynek, a maksymalnie druga obwodnica. Obecna propozycja jest absurdalna, już poprzednia była zbyt rygorystyczna. Jeżeli strefa będzie tylko w centrum to wyłączenie wystarczy dla mieszkańców strefy.

Jeżeli na prawie całe miasto to wyłączenie dla mieszkańców powinno być bezterminowe. 
Proszę wziąć pod uwagę również sprawy dziedziczenia po rodzinie. 

Opłata jest OK ale też powinna obowiązywać bezterminowo a nie tylko na 3 lata. Mieszkańcy województwa z kartą dużej rodziny również powinni być zwolnieni z opłat za wjazd. 
I jeszcze raz co z dziedziczeniem? Jeśli umiera któryś z małżonków drugi automatycznie traci wspólne auto bo nie może go przerejestrować?

############### Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza 
############### Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie
############### Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie Jestem przeciwko wprowadzeniu SCT w Krakowie
############### Najmniejszy teren wokół rynku głównego (parę najbliższych ulic) Wyznaczanie takich miejsc nigdy nie będzie sprawiedliwe, strefa nie powinna przeszkadzać żadnemu mieszkańcowi, nigdy. Standard emisji euro w swojej naturze jest finansowo rasistowski. Miasto nie powinno musieć się zajmować problemem ekologii ruchu kołowego, a ministerstwo infrastruktury i 

komunikacji.
Wiele samochodów mogłoby być bardziej ekologiczne po prostej modyfikacji np. Montażu wydajniejszego katalizatora.

Całkowite usunięcie SCT i praca nad bardzo tanim prądem. Źle utrzymane samochody 
spalinowe o złych parametrach spalania same się rozpadną z czasem, wtedy tanie w 
utrzymaniu auto elektryczne na miasto będzie naturalnym wyborem, a nie przymusem.

Jest to rozwiązanie finansowo rasistowskie - mieszkańcy pobliskich miasteczek często je wybierają ze względu na niższy koszt życia, obarczanie ich dodatkowymi opłatami tylko pogłebi tą przepaść.
Sprawdzać stan techniczny wjeżdżających samochodów i czy trzymają parametry fabryczne spalin, reszte zostawić ministerstwu komunikacji i infrastruktury.

SCT jest niepotrzebną stratą czasu, energi i nerwów. Jako że musi być ustanowiona, niech będzie ustanowiona w najmniej uciążliwy sposób 
(np. Wokół koscioła mariackiego). 
Następnie ten czas i energie należy poświęcić na stworzenie taniego prądu dla mieszkańców

############### Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza Jestem przeciwko wprowadzeniu strefy czystego powietrza
############### Nie zapoznałem się z nową propozycją obszaru stc. Uważam, że taka powinna obejmować obszar wewnątrz 2 obwodnicy oraz kwartał Reymonta - Piastowska - Czarnowiejska, tak żeby pozbyć się kiepskich 

pojazdow studentów z centrum.
############### Po analizie propozycji wprowadzenia Strefy Czystego Transportu (SCT) w Krakowie uważam, że jej zasięg powinien być ograniczony do obszarów, gdzie natężenie ruchu i związane z nim zanieczyszczenie 

powietrza są najbardziej dotkliwe, takich jak dzielnice I, II i V. Rozszerzenie SCT na całe miasto mogłoby prowadzić do nieproporcjonalnych utrudnień dla mieszkańców i przedsiębiorców, szczególnie w rejonach, 
gdzie ruch samochodowy nie stanowi tak dużego problemu.

W przypadku dzielnic o największym natężeniu ruchu, jak śródmieście, ograniczenie dostępu dla pojazdów niespełniających norm ekologicznych przyniosłoby wymierne korzyści. Zmniejszyłoby to emisję spalin, 
hałas oraz poprawiło komfort życia mieszkańców i osób odwiedzających te rejony.

Przykładem mogą być inne europejskie miasta, takie jak Paryż czy Amsterdam, gdzie strefy niskiej emisji są skoncentrowane głównie w historycznych centrach i kluczowych obszarach turystycznych. Dzięki 
temu poprawiono jakość powietrza, jednocześnie nie ograniczając nadmiernie swobody poruszania się w pozostałych częściach miast.

Wprowadzanie SCT na obszar całego Krakowa może być niewspółmierne do realnych potrzeb i generować sprzeciw społeczny, szczególnie w dzielnicach, gdzie mieszkańcy opierają codzienne funkcjonowanie na 
prywatnym transporcie. Proponuję skoncentrować się na efektywnym wdrożeniu SCT w newralgicznych punktach miasta, co pozwoli osiągnąć założone cele ekologiczne, jednocześnie minimalizując negatywne 
skutki społeczne

Uważam, że wyznaczenie takich punktów, do których można dojechać niezależnie od norm emisji, jest zasadne, szczególnie jeśli 
mówimy o miejscach kluczowych dla mieszkańców i osób spoza Krakowa. W mojej opinii, poza wskazanymi już miejscami, istotne 
byłoby uwzględnienie następujących obszarów:

Główne placówki edukacyjne i naukowe – np. kampus Uniwersytetu Jagiellońskiego na Ruczaju, kampus AGH. Są to miejsca, do 
których dojeżdża wiele osób, w tym studenci i pracownicy naukowi spoza Krakowa, którzy często nie mają alternatywy w postaci 
komunikacji zbiorowej.

Obiekty użyteczności publicznej – takie jak urzędy obsługujące mieszkańców całego regionu, np. Urząd Marszałkowski Województwa 
Małopolskiego.

Stacje kolejowe o znaczeniu regionalnym – np. Kraków Płaszów lub Kraków Bronowice, gdzie dojeżdżają podróżni spoza miasta, chcący 
kontynuować podróż pociągiem.

Główne centra handlowe na obrzeżach miasta – takie jak Galeria Bronowice czy M1, które pełnią rolę regionalnych punktów 
zakupowych i usługowych. Dostęp dla samochodów bez ograniczeń pozwoli uniknąć przenoszenia ruchu na mniejsze osiedlowe drogi.

Takie wyłączenia powinny być dokładnie przemyślane i wyraźnie oznaczone, aby uniknąć dezorientacji kierowców i zapewnić 
równowagę między ograniczeniami emisji a dostępnością kluczowych punktów w mieście.

Jako przeciwnik Strefy Czystego Transportu (SCT) obejmującej całe miasto, uważam, że wprowadzenie możliwości wjazdu za opłatą jeszcze bardziej komplikuje i wypacza sens tego rozwiązania. Taka 
opcja nie tylko podważa założenia ekologiczne SCT, ale również może prowadzić do nierówności społecznych, gdzie osoby zamożniejsze będą mogły "wykupić" możliwość wjazdu, podczas gdy inni 
zostaną zmuszeni do rezygnacji z korzystania z samochodów.

Moje argumenty przeciwko takiemu rozwiązaniu:

Podważenie celów ekologicznych SCT
Jeśli wprowadza się opłatę za wjazd, to emisje zanieczyszczeń nadal będą obecne, a cel poprawy jakości powietrza w strefie zostanie osłabiony. To pokazuje, że SCT przestaje być narzędziem ochrony 
środowiska, a staje się systemem fiskalnym.

Nierówność społeczna
Opłata za wjazd wprowadza dodatkowy podział społeczny, gdzie osoby o wyższych dochodach będą mogły korzystać z samochodów w SCT, podczas gdy inni będą musieli ograniczać mobilność. To 
może prowadzić do postrzegania SCT jako rozwiązania niesprawiedliwego.

Skutki dla lokalnych przedsiębiorców
Dopuszczenie opcji opłaty za wjazd może negatywnie wpłynąć na lokalne firmy działające w obrębie SCT. Klienci mogą rezygnować z zakupów w takich miejscach na rzecz obszarów łatwiej 
dostępnych, co wpłynie na gospodarkę lokalną.

Brak zachęty do realnych zmian
Możliwość "wykupienia" wjazdu za opłatą nie motywuje do zmiany nawyków transportowych ani do przechodzenia na bardziej ekologiczne środki transportu. Zamiast tego utrwala istniejące wzorce 
zachowań.

Alternatywnie, zamiast wprowadzać opłaty za wjazd, należałoby skupić się na:

Rozbudowie infrastruktury transportu publicznego, aby stała się realną alternatywą dla samochodu.
Ułatwieniach dla mieszkańców i przedsiębiorców w modernizacji pojazdów (np. dotacje do wymiany floty).
Zastosowaniu SCT tylko w najbardziej newralgicznych obszarach, takich jak ścisłe centrum miasta, gdzie problem zanieczyszczeń i natężenia ruchu jest rzeczywiście największy.
Podsumowując, opłaty za wjazd to rozwiązanie, które bardziej skomplikuje i upolityczni system SCT, zamiast przyczynić się do poprawy jakości życia mieszkańców czy ochrony środowiska.

############### SCT powinna obejmować tylko dzielnicę Stare Miasto i Grzegórzki Taka propozycję strefy mógł stworzyć zespół jajogłowych debili oderwanych od rzeczywistości i chcących zgnębić mieszkańców miasta. Samochody z silnikiem dizla spełniające normę Euro 6 powinny być dopuszczone do SCT bez ograniczeń i bezterminowo. Mieszkańcy Krakowa płacący tu podatki powinni być wyłączeni minimum 15 lat spod 
wymogów SCT.

W podsumowaniu NIE dla SCT.

############### Tylko ścisłe centrum Wszystkie park and ride w okolicach miasta Skoro od 2025 Euro6 dla diesli jest ok to niezrozumiałe jest zwiekszanie normy za kolejne 5 lat skoro dla benzyny zmian nie ma Powinno to dotyczyć wszystkich mieszkańców rowniez gmin ościennych którzy 
dojeżdżają do pracy

Opłata jest dobrym pomysłem ale niesprawiedliwym jesli ktos dojeżdża tylko do pracy i auto stoi nie używane przez 8 godzin. Powinien byc jakis rabat dla pracujących w Strefie

############### 1, max 2 obwodnica... Nie caly Kraków Proszr, noe caly krakow max 2 obwodnica Eoro 3 dla benzyny i 4dla diesla... Lub pomiar emisji na stacjach kontroli pojazdów Jest to dobry krok, ale wolałbym aby samochody której zostaly zakupione przed 
wejsciem sct mogły jeździ c cześć do śmierci technicznej. 

Zadnych oplat i myt... Samochody zarejestrowane na zabytek powinny poruszac sie po krakowie bez terminowo i bez zakazów. Samochody przygotowane na 
offroad czy inne 4x4 powinny miec mozliwosc wjazfu i zaparkowania. 

############### Maksymalny zasięg SCT obwodnica wokół Plant, Teatr Słowackiego, Poczta Główna itd. Do śmierci pojazdu. Wymuszanie zakupu nowego pojazdu przez osoby, które na to nie 
stać to skandal. 

Negatywnie. Opodatkowanie najbiedniejszych, opłata nie spowoduje, że powietrze będzie czystsze. Może nie trzeba było tyle bloków stawiać gdzie popadnie. Pokazy historyczne i zabytkowe bez ograniczeń, nie tylko przez 5 lat. 

############### Wewnątrz pierwszej obwodnicy wystarczy w zupełności! Jeśli zrobicie SCT w obrębie pierwszej obwodnicy to nie trzeba będzie się bawić w "szczególne miejsca do których będzie można 
dojechać" Wspominacie o "zespole szpitali" a co z prywatnymi placówkami? Mam czekać rok na wizytę na NFZ albo mieć wizytę za 
tydzień w prywatnej placówce ale nie będę mógł tam dojechać autem

Benzyna Euro 2
Diesel Euro 3 
a i tam będziemy bardziej restrykcyjni niż np. Berlin... 
Oraz przypominam Szanownym Urzędnikom Polska to nie zachodnia Europa z dochodami w Euro, nie każdy jeżdzi "nówką autkiem" jak pracownicy urzędów służbowymi autkami za 
podatników pieniądze.

Dyskryminacja dla osób dojeżdżających do Krakowa z ościennych gmin oni już 
natychmiast muszą zakupić nowsze auto spełniające normy albo przesiąść się do nie 
oszukujmy się niewydolnej komunikacji miejskiej.

Rozwiązanie oceniam jako kpina i kolejny skok na kasę mieszkańców! Trzeba spojrzeć prosto w twarz faktom których się boicie!! Mieszkańcy sami wymienią z czasem samochody na nowsze bez 
waszych zakazów i nakazów czy innych stref. Zawsze zostanie garstka dosłownie garstka miłośników starszych pojazdów ale to śladowy odsetek  Trzeba też spojrzeć prawdzie w oczy że sporo 
samochodów przyjeżdża z zachodu i tu w Polsce dostają tzw. drugą młodość i są użytkowane kolejne lata.

W poprzednim projekcie był zapis o samochodach posiadających opinię rzeczoznawcy i ukończonych 25latach  - jako wyłączenie gminne. 
Odsetek tych samochodów jest tak mały że de facto nic nie znaczący a nadal próbujecie Państwo utrudniać życie posiadaczom takich 
pojazdów.

Na początku piszecie że chcecie sprawdzić opinie mieszkańców Krakowa... a tego linka można spokojnie rzucić w automat z AI niech 
wypełnia, więc nawet ta ankieta to czysta kpina i marnotrawienie pieniędzy podatników na pomysły nie warte funta kłaków!
Tak ZTP baluje.. za hajs podatników

############### cała Gmina Miejska Kraków każdy może powiedzieć że jedzie do szpitala, a w rzeczywistości załtwia swoje prywatne sprawy norma euro 5 i 6 za darmo, wszystko co poniżej opłata 20 pln / 1h pobytu w SCT tak ma zostać  i ani 1 dnia dłużej OK 50 pln / 1h pobytu w SCT tylko inwalidzi i osoby niepełnosprawne, reszta ma płacić. Jest tam wielu przedsiębiorców, których stać na to, nie muszą podjeżdżać pod 
własną knajpę swoimi samochodami. Jak chcą niech płacą.

############### Przede wszystkim - kto z mieszkańców zarejestrował pojazd przed datą wprowadzenia (nawet pierwszej strefy) powinien nie podlegać ograniczeniom. Osoby, które z różnych przyczyn nie mogą lub nie chcą 
zmieć pojazdu albo będą dbały o pojazd i pojazd będzie w dobrym stanie technicznym, a większość ludzi i tak po kilku latach wymieni pojazd na nowszy zgodny już z normami.

Ok - dla noworejestrowanych pojazdów. Tutaj miasto zachowuje się całkiem śmiesznie. Nie potrafi upilnować zakazu wjazdu i 
parkowania innym pojazdom niż mieszkańców na kilku ulicach na Kazimierzu, a wierzy, 
że ogarnie całe miasto.

Jest ok. Nie wiadomo co z pojazdami oddanymi do mechanika, mającymi miejsce stacjonowania daleko po za Krakowem. Myślę tu o pojazdach prywatnych mocno wyspecjalizowanych - kampery, 
jakieś maszyny budowlane, które serwisują się w Krakowie, zostawiają tu często nie małe pieniądze. Czy płacić będzie trzeba za "pobyt" w Krakowie czy tylko za poruszanie się.

Jak wyżej. Pojazdy zarejestrowane przed datą... I tak dalej.
Pojazdy specjalne - moim zdaniem stale - choćby z uwagi na to, że inaczej padną biznesy które zajmują się specjalistycznymi pojazdami 
zlokalizowane w Krakowie.
Zabytki... Chyba rozsądnie wymyślono - o ile myślimy o zabytkach spoza Krakowa. Krakowskie zapytali chcemy widzieć jak najczęściej na 
ulicach!

############### Nie zgadzam się na żadną Strefę Czystego Transportu w żadnym miejscu w Krakowie. Każde miejsce w Krakowie powinno być dostępne. Jest wieu nauczycieli pracowników służby zdrowia zaopatrzenia itp. którzy muszą 
mieć możliwość dojazdu do pracy wszędzie . 

Zgodnie z obecnymi przepisami na przeglądach rejestracyjnych samochody mogą wjeżdżać bez ograniczeń tu chodzi o to żeby osoby bogatsze mogły jeździć bez korków i mieć miejsca 
parkingowe. Dużo większa liczba Krakowian ma starsze samochody nie może tak być że jakiś rencista nie będzie mógł gdzieś pojechać bo ma starszy samochód. Tania komunikacja miejska 
żeby się bardziej opłacało jeździć MPK.

Ja jako mieszkaniec Krakowa i własciciel samochodu z np. 2004 roku mam prawo 
poruszać się bez ograniczeń. Mogę tez kupić sobie starszy samochód bo lubię takie za 
jakiś czas i tez nim się poruszać.

Pomysł zupełnie irracjonalny opłaty za wjazd do Krakowa . Krakowianie muszą być zwolnieni bezwzględnie z SCT. 
Osoby które dojeżdżają do pracy zwolnieni z SCT.
Ogólnie STC spowolni wzrost gospodarczy Krakowa i jest bezsensu.

############### Należy ograniczyć strefę do Starego Miast w obrębie Plant i centrum dzielnicy Kazimierz Wszystkie szpitale, przychodnie (poza ścisłym obrębem Starego Miasta), przychodnie specjalistyczne, sądy, prokuratury, teatry (poza 
ścisłym obrębem Starego Miasta), opera, filharmonia, muzea, urzędy (Urząd Miasta Krakowa i jego filie, Starostwo, Urząd 
Wojewódzki), dworce kolejowe i autobusowe, stadiony sportowe i inne ośrodki sportowe powinny być dostępne dla obywateli i 
powinny mieć zapewniony dojazd dowolnym samochodem. Wszystkie trasy przelotowe i dojazdowe do centrum miasta powinny być 
przejezdne (obwodnica nie jest rozwiązaniem ponieważ może być zablokowana z uwagi na warunki pogodowe lub wypadki co 
uniemożliwi przejazd)

Samochody benzynowe powinny być dopuszczone od EURO1 - 1992 rok i wprowadzenie obowiązkowych katalizatorów, samochody z silnikiem diesla powinny być dopuszczone co 
najmniej od EURO4 - 2006 rok i wprowadzenie w większości aut DPF. SCT nie powinna operować datami które są odmienne od daty początkowej wprowadzenia danej normy, nie ma to 
uzasadnienia

lepszy byłby dłuższy okres - 5 lat to nie jest dużo, jak ktoś spłaca kredyt to ledwo zdąży 
spłacić popularny kredyt na 60 miesięcy a już będzie musiał sprzedać auto - często auta 
kredytowane są pożyczką na 84 miesiące, wtedy nawet trudno jest zmienić auto w 
trakcie spłaty.

tak ale proponowane stawki są nieżyciowe, ludzi których nie stać na nowe auta nie będzie też stać aby płacić 500 zł miesięcznie za wjazd do miasta, moim zdaniem stawka nie powinna przekraczać 
100 zł miesięcznie i 10 zł za dzień (miasto jeszcze pobiera dodatkowo opłaty za parkowanie w dużej części miasta)

nie ma powodu aby wyłączone były pojazdy instytucji publicznych i kościoła - powinny być traktowane tak samo jak obywatele, skoro 
obywatele muszą wymieniać auta to tym bardziej powinno być na to stać instytucje które karzą nam zmieniać auta

############### Proponuję strefe miedzy Kleparzem a Kazimierzem Plac targowy na Rybitwach EURO 4 dla wszystkich  samochodów I dla osób pracujących w Krakowie Negatywnie Pojazdy zabytkowe nie spełniają żadnych norm więc dlaczego miałyby być uprzywilejowane.
12.22.24 0:03:08 Jestem przeciwnikiem wprowadzenia SCT, natomiast jeżeli juz wprowadzać strefę to w taki sposób, aby nie utrudniać mieszkańcom życia. Granica strefy powinno być ściśle centrum tzn okolice rynku głównego. Strefa czystego transportu powinno być objęte tylko i wyłącznie ścisle centrum miasta, a nie cały Kraków Homologacyjna norma emisji euro nie ma nic wspólnego z prawdziwą emisją samochodu. Klasyfikacja wjazdu powinna być ustalona na podstawie faktycznej emisji, która byłaby mierzona 

podczas badania technicznego. Można mieć starszy, zadbany samochód który ma sprawny silnik i emituje mniej zanieczyszczeń niż względnie nowe auto, które  pije litr oleju na 1000km.
Takie rozwiazanie tylko pokazuje, że radnym nie chodzi o czyste powietrze tylko o wydojenie portfeli mieszkańców. Jestem przeciwny takiemu rozwiązaniu

12.22.24 0:19:36 Nie życzę sobie ŻADNEJ pseudo ekologicznej strefy! Wszelkie propozycje tzw. "zielonej" strefy są złe! Standard Euro jest IDIOTYZMEM. Rekomenduję nie uleganie ekooszołomstwu i zielonemu terroryzmowi. Każdy obywatel Krakowa ma niezbywalne prawo używania legalnego samochodu legalnie w całym Krakowie. Precz z ekoszwindlem! Wyjątki? Ci co wierzą w szkodliwość CO2 to wyjątkowi głupcy. Poza tym jak wyżej - żadnych ograniczeń dla legalnych właścicieli legalnych 
pojazdów!!!

12.22.24 0:19:58 Strefa nie powinna obejmować całego miasta, a jedynie ścisłe centrum Strefa nie powinna obejmować całego miasta, a jedynie ścisłe centrum Nie powinny sie zmienić przez okres minimum 10 lat, żeby nie narażać mieszkańców no kolejne koszty 5 lat to minimum na łagodną wymianę samochodów Negatynie, jest to kolejna próba wyciągnięcia pieniędzy od ludzi Osoby w wieku emerytalnym powinny być wyłączone bezterminowo 
12.22.24 0:22:06 Granicą strefy powinna kończyć się na rynku głównym - jedynie. Nawet nie powinny ulice wokół plant (np. Gertrudy czy Podwale) być objęte SCT. SCT powinno być jak najmniejsze. Byle by spełnić wymogi litery prawa. Rynek główny i nic więcej objąć strefą i po problemie. Standardy emisji powinny być jednakowe dla pojazdów beznzynowych i z silnikiem diesla. To jest granda, że w propozycji w 2030 roku będą mogły wjeżdżać 26letnie graty benzynowe ale 

14letni diesel już nie wjedzie. Ustalić normę dla wszystkich na euro 4.
Mieszkańcy Krakowa którzy płacą tu podatki powinni być całkowicie zwolnieni z SCT. Nie 
po to kupowałem auto z euro6- zgodnie z poprzednia propozycją ktora mowila o tej 
normie jako maksymalnej - żeby w 2030 nie móc jeździć po moim mieście. Jeżeli ktoś w 
2025 i później będzie kupować nowe auto to niech będzie wymagana norma, ale nie dla 
mieszkańców którzy mają auta od 2024 roku lub wcześniej.

Jestem przeciwny temu by mozna wjezdzac za dodatkową opłatą. Albo strefa ma przynosić korzyści zdrowotne albo finansowe. Jeżeli finansowe to nie wycierajcie sobie mord zdrowiem. Pojazdy Krakowian zakupione przed 2025 rokiem powinny być nie przez 5 lat zwolnione a dożywotnio. Dopiero od aut kupowanych od 
2025 można wymagać odpowiedniego euro. Tylko tyle I aż tyle. 
Ponadto jestem przeciwny uwzględnianiu kleru wsrod wyjątków - KRK jest najbogatszą firmą w Polsce i drugim po skarbie państwa 
posiadaczem największej ilości ziem. Kogo jak kogo ale ich stać na zmianę aut. Poza tym Jezus jeździł na osiołku - czemu ksiądz ma jeździć 
autem z normą euro3? Niech się przesiądzie na rower albo kupi nowe auto. 
Nie zgadzam się również na inne traktowanie polityków którzy nie mieszkają i nie płacą podatków w Krakowie.

12.22.24 0:22:10 SCT powinna obejmować 1wszą obwodnicę (z wyłączeniem mieszkańców). To zdecydowanie za mało, zwłaszcza w świetle absurdalnych wymogów. Już wymagania w pierwszym projekcie SCT były trudne do zaakceptowania (zwłaszcza biorąc pod uwagę progresywność strefy ). Nowe wymogi są tak absurdalne że początkowo nie 
uwierzyłem że faktycznie ktoś na serio zaproponował takie rozwiązanie.

Jeśli strefa obejmie 1wszą obwodnicę to rozwiązanie może zostać. Skok na kasę. Mało wam z strefy płatnego parkowania ? Lista wyjątków jest zdecydowanie za wąska.

12.22.24 0:31:04 Rynek glowny i przyległe ulice. Benzyny euro 3 powinny wjezdzac bez ograniczen Podobnie jak auta napedzane LPG. Na zachodzi jakos to dziala w ten sposob. Bzdura. Napedzanie miejskiej kasy. Jak zaplace to nagle bede ekologiczny? Na co te pieniadze pojda? Zasadzone zostanie drzewo ktore zrownowazy moja emisje??? Zabytkowe przez 50 dni. A co w pozostale? A jak mam zabytkowe i parkuje pod kamienica w centrum gdzie mieszkam to co? Postawicie 
wartownika ktory mi bedzie liczylkiedy i ile dni jezdze? Zadnej strefy! Zabroncie rejstracji aut nie spelniajacych norm nawet euro 7, a nie 
odbieracie prawo do jezdzenia autem ktore sam kupilem za swoje pieniadze, i wyedy nikt o strefach nie gadal. 

12.22.24 0:31:32 Należy zmniejszyć obszar objęty strefą. Nie to zbyt mały obszar. norma spalania euro 5 dla samochodów diesel to i tak dość duże wymaganie - różnice między Euro 5 a Euro 6 są nie wielkie w zwiazku z tym dolna granica powinna być euro 5 dla 
każdego obyatela

Tak ponieważ jest to dyskryminacja - albo wszyscy albo nikt. To rozwiązanie jest za drogie i dyskryminujące. nie.

12.22.24 0:33:56 Aleje trzech wieszczów Konieczny dojazd do 2 obwodnicy Nie ma to znaczenia, starych aut jest na tyle mało że strefa jest nonsensem 15 lat Zle, albo robimy strefę albo nie
12.22.24 0:41:40 Moim zdaniem SCT powinno być  ograniczone do obszaru wewnątrz plant. Uważam, że SCT powinna być w ścisłym centrum i wtedy dojazd do P+R czy szpitali na obrzeżach nie byłby problemem Uważam, że euro4 dla benzyn to zbyt restrykcyjne wymagania to presja " musisz w ciągu 5 lat zapłacić od kilku do kilkunastu tysięcy za nowy 

samochód" 
To bardzo niezdrowe wywieranie wpływu. 

Rozwiązanie ma sens w sytuacjach awaryjnych, aczkolwiek jeśli kogoś nie stać na wymianę auta, to tym bardziej nie stać go będzie na płacenie 500zł miesięcznie za wjazd do SCT jeśli jego schemat 
korzystania z auta wymagałby częstych wjazdów

uważam, że powinny byc brane pod uwage zeznania podatkowe. Jeśli kogoś nie stać to nie wymuszajmy na nim wymiany auta

12.22.24 0:42:10 Nie chcę SCT w Krakowie! Nie chcę SCT w Krakowie! Nie chcę SCT w Krakowie! Nie chcę SCT w Krakowie! Nie chcę SCT w Krakowie! Nie chcę SCT w Krakowie!
12.22.24 0:52:44 Brak strefy Limity to wykluczenie komunikacyjne chorych i biednych Brak strefy Wyłudzanie pieniędzy od ubogich 
12.22.24 1:18:49 Powinien być zapewniony dojazd do wszystkich Park and Ride. Po to są... Różnica między normą EURO6 a EURO6dTEMP dla diesli polega wyłącznie na zmianie systemu pomiaru, zaś wartości zostały te same. Zatem wprowadzanie tej drugiej jest bezzasadne pod 

względem poprawy jakości powietrza. Wymusza jedynie zakup nowszego/droższego pojazdu i rodzi pytanie, czy strefa ma służyć mieszkańcom, czy producentom nowych samochodów?
Zaproponowane w poprzednim projekcie EURO3 dla samochodów benzynowych jest wystarczające i wciąż wyższe niż w wielu miastach europejskich (w tym w Berlinie).

Mieszkańcy powinni mieć możliwość dożywotniego użytkowania prywatnych 
samochodów osobowych zakupionych przed wprowadzeniem SCT, przynajmniej 
benzynowych.

To rozwiązanie jest OK. Nie rozumiem dlaczego pojazdy historyczne i zabytkowe (to nie jest to samo) miałyby mieć możliwość wjazdu wyłącznie na 50 dni. Jeśli 
należą do mieszkańca centrum, to na resztę czasu ma je wywieźć za rogatki miasta i postawić w krzakach? Zabytek dlatego jest zabytkiem, 
bo stanowi dobro kultury - powinno się ułatwiać życie osobom utrzymującym w ruchu takie pojazdy, a nie je utrudniać. 
Dodatkowo o tym co jest pojazdem zabytkowym decyduje ustawa i konserwator zabytków. Jakakolwiek dodatkowa weryfikacja 
"zabytkowości" przez miasto stanowi przekroczenie uprawnień.

12.22.24 1:20:11 Nie chcę SCT Nie chcę SCT Nie chcę SCT Nie chcę SCT Nie chcę SCT Nie chcę SCT
12.22.24 1:28:08 Wymaga natychmiastowej modyfikacji. 

Najważniejszych aspektem kret tutaj grono pasjonatów bo to oni są najbardziej dotknięci. Samochody historyczne lub uznane za unikatowe powinny być zwolnione z ograniczenia SCT. Tych samochodów nie 
ma dużo więc to praktycznie nic nie zmienia w efekcie końcowym ale przynajmniej takie samochody będą dalej mogły upiększać miasto swoją obecnością. Z jeden strony to zabytkowe miasto a z drugiej nie 
pozwala się na samochodowe unikaty. Przecież to nie ma sensu. 

Jednym obszarek który mógłby być objęty przez SCT jest obszar wokół rynku, nic więcej. Nowe wymagania kompletnie nie mają sensu. Ewentualnie Uważam że są inne rozwiązania np że samochody po podanym roku produkcji nie mogą wjeżdża do miasta np od 10 rano do 
17 po południu. Tak jest w Hiszpanii. 
Podtrzymuje moja opinie że jednak samochody zabytkowe albo uznane jako unikatowe powinny być zwolnione z tego wymogu. 

To jest dyskryminacja. Załóżmy że ktoś mieszka w Węgrzcach (północ krakowa). To jest 6 
km w linii prostej do samego rynku ale ta osoba nie jest uznana za mieszkańca Krakowa i 
nie może korzystać z tego rozwiązania? Takie osoby odporawdzaja podatki w Krakowie 
ale mieszkają na obrzeżach. Dlaczego mają mieć gorzeć? Totalnie nie jest to przemyślane. 

Jest to jakas opcja ale opłaty są zbyt duże. 
Do tego limit 50 dni jest totalnie bez sensu. 

Tak jak wspomniałem, jest grupa pasjonatow która ma pojazdy historyczne na żółtych tablciach ale jest grupa która tez ma klasyczne 
samochody ale nie są na żółtych tablicach a są zklasyfikowane jako pojazdu unikatowe, przez swoje osiągnięcia motoryzacyjne itd. Takie 
osoby powinno moc wjeżdżac do strefy. Samochody powinny być kwalifikowane na podstawie rzeczoznawcy który ustala czy samochód 
jest unikatowy np. Replika z filmu czy bardzo rządki samochód, limitowany itp. 

Ewentualnie, żeby takie samochody najpierw były sklasyfikowane przez rzeczoznawcę jako typ samochodu wyżej wymienimy i wtedy 
opłata (ale mniejsza niż zaproponowana ).

Proszę pamiętać o pasjonatach motoryzacji ! To serce Krakowa i pasuje do jego kultury i tradycji. 

12.22.24 1:35:12 Wyłącznie stare miasto. Wszystkie Park and Ride Diesel od 2014r. i benzyna 2005r. ? Co było nie tak we wcześniejszych wymaganiach? Tak, i to nie powinno się zmieniać
12.22.24 1:38:18 Rybek główny Propozycja jest skandaliczna. SCT nie powinna zostać wprowadzona wcale, a jeżeli już to tylko w obszarze rynku głównego. Skandalicznie zawyżona norma. Zwłaszcza w kontekście samochodów napędzanych silnikiem diesla. Tak. Wszyscy obywatele powinni być zwolnieni z wymogów SCT gdyż jest to pomysł 

ograniczający wolność własności i swobodę przemieszczania się. Ponadto prowadzi do 
podziałów i segregacji społecznej. 

To rozwiązanie bardzo klarownie pokazuje o co dokładnie chodzi. Nie chodzi o czyste powietrze. Chodzi Wam o pieniądze. Piękna manipulacja. Zapomnieliście dodać informacje w ankiecie, że np pojazdy zabytkowe będą wyłączone tylko 50 dni w roku. Jaka grupa 
powinna być uwzględniona? Obywatele Rzeczypospolitej. WSZYSCY. Dlaczego? A choćby ze względu na art. 32 Konstytucji: 

Art. 32.

Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne.

Nikt nie może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny.

Segregacja obywateli ze względu na ich zamożność jest pogwałceniem naszych praw. SCT DO LIKWIDACJI! 
12.22.24 1:38:41 Pierwsza obwodnica Euro 1 benzyna, Euro 2 diesel BEZTERMINOWE wyłączenie dla MIESZKAŃCÓW w zakresie już posiadanych aut oraz 

NOWO KUPIONYCH
Jest chore Pojazdy mieszkańców mają być bezterminowo dopuszczone. Tak te które już posiadalismy jak i nowo kupione!

12.22.24 1:39:09 Tak, należy zmodyfikować, granice powinny być takie, aleje trzech wieszczow, dietla, powstańców wielkopolskich Po modyfikacji granic, te miejsca będą normalnie dostępne Euro 3 benzyna, euro 5 diesel Całkowite wykluczenie mieszkańcówCałkowite wykluczenie mieszkańców Ok Całkowite wykluczenie mieszkańców
12.22.24 1:40:30 Tak, należy zmodyfikować, granice powinny być takie, aleje trzech wieszczow, dietla, powstańców wielkopolskich Po modyfikacji granic, te miejsca będą normalnie dostępne Euro 3 benzyna, euro 5 diesel lub 2009 Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców
12.22.24 1:41:03 Tak, należy zmodyfikować, granice powinny być takie, aleje trzech wieszczow, dietla, powstańców wielkopolskich Po modyfikacji granic, te miejsca będą normalnie dostępne Euro 3 benzyna, euro 5 diesel lub 2009 Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców
12.22.24 1:41:54 Tak, należy zmodyfikować, granice powinny być takie, aleje trzech wieszczow, dietla, powstańców wielkopolskich Po modyfikacji granic, te miejsca będą normalnie dostępne Euro 3 benzyna, euro 5 diesel lub 2009 Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców
12.22.24 1:42:39 Tak, należy zmodyfikować, granice powinny być takie, aleje trzech wieszczow, dietla, powstańców wielkopolskich Po modyfikacji granic, te miejsca będą normalnie dostępne Euro 3 benzyna, euro 5 diesel lub 2009 Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców
12.22.24 1:43:23 Tak, należy zmodyfikować, granice powinny być takie, aleje trzech wieszczow, dietla, powstańców wielkopolskich Po modyfikacji granic, te miejsca będą normalnie dostępne Euro 3 benzyna, euro 5 diesel lub 2009 Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców
12.22.24 1:44:05 Tak, należy zmodyfikować, granice powinny być takie, aleje trzech wieszczow, dietla, powstańców wielkopolskich Po modyfikacji granic, te miejsca będą normalnie dostępne Euro 3 benzyna, euro 5 diesel lub 2009 Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców Całkowite wykluczenie mieszkańców
12.22.24 2:05:59 Strefa nie powinna zostać wprowadzona, lub powinna obejmować jedynie stare miasto Strefa nie powinna zostać wprowadzona, lub powinna obejmować jedynie stare miasto Strefa nie powinna zostać wprowadzona, lub powinna obejmować jedynie stare miasto Strefa według was ma mieć progres wieku pojazdu, więc nie ma to większego sensu Strefa nie powinna zostać wprowadzona. Jeżeli już komunistyczna władza samorządowa Krakowa wprowadzi strefę dobrze było by pozostawić odpłatną furtkę do wjazdu Każdy pojazd spełniający normy emisji swojej homologacji powinien mieć dostęp do dróg publicznych.
12.22.24 2:31:02 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 2:31:24 Pierwsza obwodnica Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.22.24 2:31:40 Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 2:31:56 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.22.24 2:32:10 Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 2:32:24 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.22.24 2:32:48 Pierwsza obwodnica Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 2:33:02 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.22.24 2:33:15 Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.22.24 2:33:29 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.22.24 2:33:47 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.22.24 2:34:03 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 2:34:19 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.22.24 2:41:42 ************ was do reszty
12.22.24 3:06:31 Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 

wszystkich ograniczeń
Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.22.24 3:06:46 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 3:07:00 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.22.24 3:07:14 Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 3:07:27 Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.22.24 3:07:48 Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.22.24 3:08:02 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 3:08:23 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.22.24 3:08:38 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.22.24 3:09:03 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu



12.22.24 3:09:18 Pierwsza obwodnica Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.22.24 3:09:33 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.22.24 3:09:47 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 3:10:11 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 3:10:34 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 3:11:38 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.22.24 3:11:52 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.22.24 3:12:08 Pierwsza obwodnica Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.22.24 3:12:28 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.22.24 3:12:45 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.22.24 3:13:13 Pierwsza obwodnica Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.22.24 3:28:54 Maksymalny obszar SCT = 2 obwodnica Krakowa, bez Dworca Głównego/ Galerii Krakowskiej/ Podgórza Bezsens. Dodatkowe komplikacje. A gdzie EURO 4/ EURO 5  dla aut na olej napędowy? Za szybkie wejscie w EURO 6. Trzeba dać czas na amortyzację starszych pojazdów. A co z mieszkańcami z poza Krakowa co pracują, pobierają naukę w Krakowie? Są gorsi? 
Także pieniądze zostawiają:) Kraków jest stolicą/ miastem ważnym dla całego 
województwa a nie tylko Krakusów!

To po co SCT? Nowoczesny apartheid:) Lepiej weźcie się za prawdziwe problemy niż walka o "czyste powietrze". Zasadniczo jestem przeciwko SCT. 
Zdezelowane auta powinny być wykluczane z ruchu na stacjach kontoli pojazdów i będzie dobrze. Pozdrawiam.

12.22.24 3:36:31 Uważam że jeśli musi już ona powstać powinna być tylko w ścisłym centrum miasta. 
Jednak wprowadzenie tego czegoś jest nie zgodne z artykułem 52 konstytucji. Każdy ma prawo poruszać się czym chce i gdzie chce.

Zanim to zostanie wprowadzone Miasto powinno zainwestować w BEZPŁATNE parkingi na kilka tysięcy samochodów. 
Skoro urzędnicy chcą zarabiać na abonamencie to niech zrobią też coś dla ludzi.

Te normy są zbyt restrykcyjnie czy samochodód benzynowy z normą euro 3 lub disel np z 2013 roku to stary kopcący złom? 
Uważam że taki samochod kosztuje wiele pracy dla przeciętnego człowieka i jest młodszy niż srednia wieku samochodu w Polsce.

Uważam że okres ten jest zbyt krótki. I powinien być dla każdego nie tylko mieszkańców. Jako próbę wyłudzania pieniędzy od ludzi których nie stać na nowy samochód.
Jest to bezprawne i nie etyczne. 

 Jeśli każdy ma być zmuszony do zmiany samochodu to pojazy np policji czy straży miejskiej nie powinny być tu wyjątkiem. 

12.22.24 3:41:55 Uważam że należy znieść tą uchwałę. I nie godzić więcej w podstawowe prawa człowieka do porusznia się. Zróbcie sobie na rynku jak już musicie. Euro 3 dla benzyny euro 4 dla disla. Samochody z roku np 2009 to nie jest jakiś złom. 90% ludzi w Polsce nie stać na euro 6. Powinno to być lat 10. Jako wyłudzanie pieniędzy od ludzi. W wielu miastach europejskich sct wcale nie poprawiła jakości powietrza. Jeśli ma być to dla wszystkich również policji straży miejskiej czy pojazdów rządowych czy należących do Miasta Krakowa.
12.22.24 3:49:35 Rynek. Obszar jest absurdalna propozycją nigdzie w Europie nie jest to całe miasto. Maksymalnie Euro 3 dla benzyny i euro 4 disla. Wygląda na to że urzędnicy mają gdzieś ludzi biedniejszych których nie stać na nowy samochód za to robią piękny ukłon w stronę 

bogatych. Bo przecież nowe BMW z 5 litrowym dislem to mniejsza emisja niż powiedzmy seat Ibiza z 2009 z silnikiem 1.4. 
Powinno to być minimum lat 10. Po wprowadzeniu tej ustawy każdy będzie musiał 
pozbyć się samochodu po zaniżonej cenie a to już godzenie w dobra osobiste i majątek.

Jako dorabianie się urzędników na krzywdzie ludzi mniej zamożnych.

12.22.24 7:02:44 Granice w obrębie płatnych stref parkowania. Euro 1, bądź samochód z minimum 1993 Dobre, jednak zdecydowanie za drogie. 250 zł miesięcznie to maksimum. Pojazdy historyczne/zabytkowe nie powinny mieć ograniczenia ilości rocznych wjazdów do sct
12.22.24 7:10:47 Należy ja zawęzić do obszaru wokół rynku głównego Strefa powinna obowiązywać wokół rynku i nigdzie wiecej. Rok produkcji samochodu który może wjechać do strefy powinien zaczynać sie od 2000r  w przypadku benzyniaków tak jak to było w poprzedniej wersji ponieważ mamy silnik z18xe 

125km GM OPEL który był w produkcji w latach od 2000r do 2007 r i taki samochód z poczatku produkcji według założen nie moze wjechac a juz z końca produkcji lata 2005-7 wjedzie a 
jest to technicznie ten sam silnik jak i osprzęt. Dlatego uważam że lata dla benzyniaków powinien być rok 2000.

Podejscie do wszystkich powinno byc takie samo bo np ktos mieszka 100 m od granic 
Krakowa tak jak ja, i ja bede musiał płacic codziennie za wjazd do KRK a juz mój sasiad nie 
co jest bardzo niesprawiedliwe

Rozwiazanie to jest krzywdzące ponieważ gdy ktos mieszka 100 m od granic Krakowa tak jak ja, i ja bede musiał płacic codziennie za wjazd do KRK a juz mój sasiad który mieszka w granicy KRK nie co 
jest bardzo niesprawiedliwe

Strefa powinna byc ograniczona do rejonu rynku głównego i problem sie sam rozwiąże

12.22.24 7:51:17 W obrębie tak zwanej "drugiej obwodnicy" - czyli w obszarxe ograniczonym Alejami Trzech Wieszczów, ul Dietla, i ul Powstania Warszwskiego Benzyna - bez ograniczeń, Diesel - Euro6 Mieszkańcy powinni być wyłączeni na stałe Czyli - zapłacisz i możesz smrodzić...
12.22.24 7:53:30 Rynek Główny i Stare miasto, wewnątrz 1 obwodnicy Nie powinno być żadnych wymagań na już zakupione samochody. Pozytywne przejście badań diagnostycznych powinno decydować czy samochód może się poruszać po drogach 

publicznych czy nie
Na zakupione już samochody powinno być bezterminowo Złodziejstwo i rabunek na obywatelach. Próbujecie podreperować budżet. Zacznijcie może od zmniejszenia ilości zatrudnienia w magistratach, reorganizację zadań, nie zamawiajcie cateringow i 

bankietów, weźcie sobie kanapki do pracy. Jak to nie pomoże to dopiero siegajcie do naszych kieszeni.
Wszystkie pojazdy które już są w posiadaniu mieszkańców powinny wjeżdżać bez ograniczeń. Problem starszych aut się będzie co roku 
zmniejszał a wy uniknięcie buntu społecznego który może wybuchnąć

12.22.24 8:00:31 Strefa jest nie potrzebna. Od czasu jak wieje wiatr od zachodu że śląska żadna strefa nie zabezpieczy Krakowa przed pyłami i dymem.Jest to utrudnianie życia mieszkańcom oraz wpłynie na blokadę rozwoju 
gospodarczego miasta.

Kraków to nie skansen kilometr w prawo czy w lewo nie ma znaczenia. Nie ma znaczenia  emisja spalin i rok produkcji auta .Ma znaczenie zabudowa i utrudnianie przejazdu samochodów, zwężenie ulic, wprowadzanie ruchu jednokierunkowego,znikoma ilość 
parkingów bezpłatnych.

Dla mieszkańców nie może być żadnych ograniczeń. Kolejne wyłudzenie pieniędzy od ludzi których nie stać na nowsze samochody. Miasto jest dla mieszkańców i wprowadzanie ograniczeń w jakiej kolwiek dziedzinie jest skandalem.

12.22.24 8:15:41 SCT do kosza. Czy jesteście takimi głupcami, że nie widzicie, że ludzie tego idiotyzmu nie chcą? Za wczasu lepiej pomyślcie o milionie wściekłych mieszkańców i setkach tysięcy wściekłych przyjezdnych…… SCT do kosza. Łaskawcy…..Pamiętajcie, chcecie pozbawić praw i wolności milion ludzi…..Od wielu chcecie wyrwać kasę przez „podatek 
wjazdowy” Radzę dobrze się zastanowić…..

SCT do kosza. Wszyscy tak myślą poza durnymi urzędasami. Urzędasy od SCT wynocha na bruk. SCT w całości do kosza tu, teraz, dziś i nie próbujcie nawet kombinować….. SCT do kosza. I tu się pokazaliście - chcecie kasy. To nowy podatek. Zdrowie i dobro mieszkańców macie gdzieś. Wszyscy to już dobrze widzą. To nowy skok na kasę. Ile wzięliście za durny „projekt”, 
„konsultacje”, „ankiety”, „spotkania”, „analizy”? Oczekuję szczegółowych, publicznych rozliczeń w mediach

SCT do kosza. Schowajcie sobie w d……wasze wyjątki i łaskę. Kraków dla mieszkańców i gości, nie dla urzędasów. 

12.22.24 8:25:51 Tylko ścisłe centrum Krakowa - do plant Sklepy, galerie handlowe w Krakowie. Euro 5 dla wszystkich lub 2010 rok. Oczywiście że powinno być zmienione. A jeśli nie to gminy ościennych powinny podjąć 
uchwałę o sct dla mieszkańców Krakowa. To jest niesprawiedliwe.

Bez sensu. Lepiej przesunąć sct na 2030 rok. Wtedy starych qut już będzie garstka Tak przedsiębiorcy, samochody ciężarowe które budują Kraków.

12.22.24 8:30:03 Sct jest za bardzo rygorystyczne trzeba zmniejszyć normy lub w ogóle sct nie wprowadzać Cały Kraków powinien być bez strefy Obniżyć wymogi standardów emisji spalin Mieszkańcy dożywotnio powinni być wyłączeni Obniżyć opłaty - ponoć nie chodzi o pieniądze!  A może właśnie o to wam chodzi...... Historyczne i zabytkowe bez żadnych ograniczeń 
12.22.24 8:34:17 Nie należy w ogóle wprowadzać tego!!! To dzielenie ludzi na klasy!!! Chore przepisy!!! Nie należy w ogóle wprowadzać tego!!! To dzielenie ludzi na klasy!!! Chore przepisy!!! Nie należy w ogóle wprowadzać tego!!! To dzielenie ludzi na klasy!!! Chore przepisy!!! Nie należy w ogóle wprowadzać tego!!! To dzielenie ludzi na klasy!!! Chore przepisy!!! Nie należy w ogóle wprowadzać tego!!! To dzielenie ludzi na klasy!!! Chore przepisy!!!
12.22.24 8:42:47 Pozostanie przy aktualnej strefie - Rynek i część Kazimierza
12.22.24 8:47:51 Zapoznałem się i uważam, ze nie SCT nie powinna zostać wprowadzona w jakiejkolwiek formie. Rok produkcji lub standard EURO to najmniej efektywny wyznacznik emisyjności. Może warto odnieść się do rzeczywistej emisyjności badanej na przeglądach lub do masy pojazdu. Uważam, ze jest absurdalne.
12.22.24 8:50:48 SCT powinna być ograniczona do pierwszej obwodnicy, czyli Plant. Jest to ścisłe centrum, z rozbudowaną komunikacją publiczną, więc tam ruch można ograniczać. Nie uważam, że wskazany obszar jest dobrą propozycją, co sugerujecie w pytaniu. W każde miejsce w Krakowie powinno się 

swobodnie dojechać samochodem dopuszczonym do ruchu, z ważnymi badaniami technicznymi. Istotne jest to, żeby nie 
babudowywac korytarzy przewietrzania i nie betonowac każdego wolnego skrawka. Ale to w deweloperskim Krakowie nie przejdzie 

Ogólnopolskie przepisy pozwalają na poruszania się po drogach wyłącznie samochodami dopuszczonymi do ruchu, posiadającym ważne badania techniczne. I to powinno być jedyne 
ograniczenie w tym zakresie. 

Rzekomo wszyscy są również wobec prawa. A przepychanie na siłę rozwiązań typu SCT 
nie poprawi jakości powietrza w mieście. Już zmuszenie mieszkańców do zmiany źródeł 
ogrzewania na dużo droższe miało to zrobić, a jak widać, nie ma efektów. Nadal 
pozwalajcie na dogęszczanie zabudowy, likwidację korytarzy przewietrzania i 
betonowanie każdego wolnego skrawka, a koszty przerzucajcie na obywateli. Bo nic 
innego nie potraficie. 

I jak ta wyłudzona kasa poprawi jakość powietrza? Kolejne rozwiązanie na wyciągania kasy. Strefa Płatnego Parkowania miała rozwiązać problem braku miejsc. Obywatele płacą za parkowanie, miejsc 
dalej nie ma, ale kasa płynie. Bo o to tu chodzi. 

Wszystkie grupy społecznej, poza urzędnikami Królewskiego Miasta Krakowa, powinny być wyłączone z zakazu wjazdu. 

12.22.24 8:57:25 Tylko do drugiej obwodnicy!!!! Uważam że ograniczenie do drugiej obwodnicy eliminowaloby problem tworzenia dodatkowej infrastruktury Jeśli auto spełnia normy emocji na rocznej kontroli pojazdu to jest to jedyna wytyczna umożliwiająca właścicielowi poruszanie się pojazdem po całym kraju!!!! Uważamy ze to gotowanie żaby. Nie dla sct!!! Dodatkowe rozwiązania to tylko generowanie niepotrzebnej biurokracji. Zwiększenie kosztów miasta oraz wprowadzanie "czerwonych taśm" ograniczajaych rozwój miasta. Wycofajcir się z sct 
pozwólcie się ludziom bogacic to sami kupią sobie nowsze auta. 

Rozgraniczanie ludzi na tych z miasta i spod miasta to tylko dzielenie ludzi. Kraków to tylko więcej niż samo miasto. Całe. Województwo 
pracuje na Kraków. Sami wiecie ile aut wjeżdża dziennie spoza Krakowa do miasta. Taka propozycja to tylko marchewka dla plebsu który 
zagłosował za aktualnym prezydenem. Na końcu i te żaby się ugotuje. Jest to propozycja skrajnie niedemokratyczna i niesprawiedliwa 
wszak korzystanie z krakowskich dróg nie obejmuje tylko mieszkańców Krakowa. 

12.22.24 9:04:29 Zaproponowany projekt jest już i tak zbyt łagodny, pozwalając w 2030 roku na korzystanie z 25 letnich aut benzynowych. To jest dobre i racjonalne rozwiązanie. Zaproponowany projekt jest już i tak zbyt łagodny, pozwalając w 2030 roku na korzystanie z 25 letnich aut benzynowych. To jest bardzo hojne podejście. Okres na dostosowanie powinien wynieść max 3 lata. Te 
5 lat trucia się jest zbyt długie.

Opłata godzinowa zaproponowana w projekcie jest śmieszna, powinna wynosić minimum dwukrotność zaproponowanej kwoty. To jest bardzo hojna oferta jeśli chodzi o wjazd starymi pojazdami do miasta. Zwracam się z apelem, aby nie dać się zaszczuć przez grupkę 
osób pikietujących przeciw wprowadzeniu SCT, te osoby mogą nawet nie być mieszkańcami miasta (co wyszło już przy weryfikacji 
podpisów) Nie może być tak, że kilkadziesiąt/kilkaset osób sterroryzuje milionowe miasto przed wprowadzeniem istotnych reform bo 
przyjdzie się awanturować na spotkania!! 

12.22.24 9:04:54 stanowcze NIE dla SCT w jakiejkolwiek formie stanowcze NIE dla SCT w jakiejkolwiek formie stanowcze NIE dla SCT w jakiejkolwiek formie stanowcze NIE dla SCT w jakiejkolwiek formie stanowcze NIE dla SCT w jakiejkolwiek formie stanowcze NIE dla SCT w jakiejkolwiek formie
12.22.24 9:14:24 Strefą powinna obowiązywać tylko stare miasto!. Granicą powinny być aleje trzech wieszczy oraz teren na wysokości ronda mogilskiego Nie powinno być sct Powinny być wyznaczone jakieś normy emisji, wiadomo. Ale moim zdaniem na każdej SKP powinny być urządzenia mierzące emisję spalin i na tej podstawie powinny być wpuszczane 

auta do miasta. Niektóre nowiutkie Porsche mają większą emisję spalin niż 20 letni cywilny benzyniak
Jeżeli opłata będzie ludzka w postaci np 100zl miesięcznie i będzie obowiązywać KAŻDEGO jak np w Berlinie (naklejki unveltzone) to uważam że to rozwiązanie jest dobre Uważam  że osoby niepełnosprawne. Nie jestem rodzicem więc nie wiem jak to wygląda ale duże rodziny może też powinny mieć 

zezwolenia. Bo dla nich to będzie duże utrudnienie finansowe
12.22.24 9:23:40 Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT
12.22.24 9:25:25 Jestem przeciwny wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu - to negatywnie wpłynie na wartość aut, których właścicielami są obywatele To dobra propozycja Rok produkcji nie powinien mieć znaczenia. Jedynie emisja. A może warto by rozpatrzeć moc silnika czy ekonomię pojazdu - jak auto dużo pali to „dużo dymi” oraz ilość osób w aucie - 

emisja na pasażera jest logiczniejsza niż emisja na pojazd.
Mieszkańcy powinni być całkowicie wyłączeni i dożywotnio. Tak powinna być taka możliwość i powinno to być bardzo łatwe i szybkie Proszę zastanowić się, czy to w ogóle maa sens - kontrolowanie tej strefy będzie koszmarnie trudne i kosztowne - oczywiście pewnie 

obywatele pokryją ten koszt
12.22.24 9:26:25 Jeśli musi powstać to powinna obejmować tylko centrum miasta. Wykładnikiem powinna być norma e5 a potem e6 niezależnie od rocznika a traktowanie samochodów powyżej 3.5t ciężarowych praktycznie na równi z samochodami osobowymi to jakiś 

absurd chodźby ze względu na koszty wymiany takiego samochodu albo udział w ruchu miejskim.
Zasady powinny obejmować wszystkich takie same. Kraków to nie tylko mieszkańcy. To 
może wójtowie ościennych gmin też powinni wprowadzić obostrzenia dla mieszkańców 
Krakowa. Nie dajmy się zwariować.

Co to ma wspólnego z ekologią i emisją zanieczyszczeń. Okres przejściowy powinien być dużo dłuższy. Uchwała ma wejść od lipca 2025 a do tej pory niewiadomo jak ma wyglądać. Dziwi mnie to. Jak urzędnicy traktują mieszkańców bo co mnie obchodzą rządowe pojazdy czy kościelne oni sobie dadzą radę. Interesuje 
mnie problem tysięcy ludzi który codziennie twożą to miasto budując dostarczając towary pracując.

12.22.24 9:27:23 Nie wprowadzać - nie zgodne z konstytucją Nonsens - starsze, małe samochody mają niższe poziomy emisji niż np. nowe ogromne sumy. 20 kilku letni Matiz nie wjedzie ale np. takie BMW  z serii X już tak. A dlaczego 5 a nie 7 albo 11 albo 13 i 3 miesiące? Jak to zostało ustalone. Skok na kasę. Spowoduje to masowe rejestrowanie aut na żółte blachy. Auta należące do Krakowian? Bullshit. Liczba aut z miejscowości ościennych 
codziennie wjeżdżając do miasta w tej kwestii nic nie zmieni.

12.22.24 9:28:00 System jest skonstruowany w bardzo nieprzemyślany sposób, strefa powinna być stosowana, tzn. 2025 - obszar I obwodnica, 2027- obszar II obwodnicy. Strefa na terenie całego miasta przeczy założeniu 
obszarowego ograniczenia ruchu.

Dostęp do wszystkich szpitali powinien nie być w obszarze strefy. Wymagania euro 6 dla diesli jest wymaganiem bardzo wysokim. Warto ograniczyć wjazd diesli bez filtra DPF, natomiast wszystkie inne samochody ze sprawnym filtrem powinny mieć 
możliwość wjazdu. Dodatkowo, w poprzedniej wersji wymaganiem było euro 5 i wiele osób kupiło samochody spełniające tą normę aby mogli wjechać do Krakowa.
Uważam że przynajmniej do 2030 wymaganiem powinno być euro 5.

Wystarczy ograniczyć strefę do mniejszego obszaru, zmniejszyć wymogi i nie będzie 
potrzeby robić osobnych wyłączeń dla mieszkańców.
Podział ludzi na mieszkańców i nie mieszkańców przy SCT wydaje się być dyskryminujące.

Pobieranie opłat za wjazd samochodem nie spełniającym wymagań jest całkowitym zaprzeczeniem idei wprowadzania SCT, czyli czystego powietrza. Albo pomysłodawcom zależy na czystym 
powietrzu albo jest to tylko przykrywka, żeby wykluczyć najbiedniejszych z możliwości wjazdu 

12.22.24 9:30:32 Nie należy tworzyć SCT. Jest to zbyt kosztowne samo utworzenie, utrzymanie a przede wszystkim dla krakowian. Sprzeciw przeciw SCT Jest to dyskryminacja Nie tworzyć SCT. Co po 5 latach może wszyscy się wyprowadza a przede wszystkim 
przestaną płacić podatki w Krakowie.

Nie tworzyć SCT. Nie dla wyjątków 

12.22.24 9:30:41 Tylko okolice rynku głównego i Wawelu. Brak ingerencji w 1 i 2 obeodnice Bez sensu każdy powie że jedzie do szpitala a jak sprawdzić że pojechał np do bonarki Absurd jeśli nie potraficie zrobić porządku z busami wyjeżdżającymi od x lat do miasta które nie spełniają jakichkolwiek norm i nawet policja mając już teraz narzędzia nic z tym nie robi Wycofać cały projekt i zająć się busami idieslami ktore nie spełniają swoich własnych 
obecnych norm. Poza tym domknięcie obwodnicy wyrzuci bardzo dużo aut ciężarowych 
poza miasto

Różnicowanie na biednych których nie stać na elektryki ibogadych. Brawo wy. Proponuję wysłać później takie coś do WSA i dalej ;) Nie żartujcie sobie. Propozycja. Urzędnicy na rowery a reszcie dajcie spokoj

12.22.24 9:32:51 Strefa powinna obowiązywać w granicach trzeciej obwodnicy
12.22.24 9:33:50 Nie powinno być żadnej strefy Nie powinno być żadnej strefy Euro 0 Nie powinno być żadnych wymogów Żadnych opłat Powinny wjeżdżać wszystkie pojazdy bez żadnych wyjątkow
12.22.24 9:34:59 Tak - powinna obejmować tylko ścisłe centrum Ja mam lekarza na ul. 

 Pawiej - czy z chorym dzieckiem lub sobą na ospe lub z grypą itp mam jechać komunikacją - to żenujące. Na taxi mnie nie stać. 
 Dodatkowo zupełny brak parkingów  i niedostosowanie komunikacji. 

Mam auto z normą euro 5 diesel nie kopci, przechochodzi każdy przegląd- więcej kopcą 
niektóre autobusy mpk za którymi czasem stoję w korku. Nie stać mnie na wymianę auta.

A dlaczego mam płacić 2.5 zł za godzinę przebywania w strefie a nie jazdy - każdy sąd to rozstrzygnie na korzyść kierowcy. Ja np. Jadę do biura 15 min przez Krk licząc od wjazdu w strefę, stoję 9h na 
parkingu w biurowcu i powrót też 15 min licząc do wyjazdu że strefy  - to dlaczego mam płacić za cały dzień skoro moje auto emituje spaliny tylko pół godziny. Czy wy myślicie  mózgiem tworząc te 
przepisy?

Nie rozumiem dla czego mieszkańcy są traktowani inaczej niż ludzie przyjeżdżający do pracy - chyba po to żeby siedzieli cicho. Może 
zróbmy analogicznie i na weekend za Krk mieszkańcy też nie mogą wyjechać jeśli pojazd nie spełnia norm.

12.22.24 9:35:17 Ii obwodnica Powinno być więcej podobnych obiektów Nie powinno
Mieć euro znaczenia, a stan techniczny masz badanie możesz jeździć, trzeba zadbać o solidne bt

Ja osobiście jestem przeciwnikiem sct bo to ograniczenie moich praw, ale jeśli już ma być 
to dobry pomysł tylko strefa to nie może być cały Krakow

To jest ok, tylko powinno obowiązywać do odwołania dla osób z poza Krakowa, a dla Mieszkańców na zawsze Tego nie rozumiem, za wyjątkiem służb nie powinno być wyjątków bo to tworzy patologię, klasyki ok reszta nie

12.22.24 9:38:05 Strefa czystego powietrza miala by obowiazywac ww scislym centrum badz w rejonach stref platnego parkowania Kazde miejsce p+r np. Czerwone maki Zbyt wysoki rocznik samochodow z silnikiem disla To traci sens w sprawie czystego powietrza a na bija kase miasta
12.22.24 9:39:12 Sct powinna dotyczyc tylko terenów koło starego miasta (1 obwodnica) i Kazimierza. W najgorszym wypadku poszerzona do 2 obwodnicy (z wyłączeniem tras głównych ulic przelotowych). - Nie rok produkcji powinien decydować o dopuszczeniu samochodu - są starsze samochody,które są zadbane a i nowe,które mogą generować zanieczyszczenia...uważam,że do jazdy w sct 

powinny zostać dopuszczone auta o normie euro 5 (co jest zgodne z wcześniejszymi ustaleniami o sct).
10 lat karencji dla mieszkańców przed wprowadzeniem sct Opłata dzienną i miesięczna mogłaby by być. Opłata godzinowa raczej rozdrabnia problem . -

12.22.24 9:41:50 Strefa ograniczona druga obwodnica lub całe miasto ale strefa nie dotyczy samochodow zarejestrowanych przed jej wprowadzeniem, dostosować trzeba się dopiero przy zakupie kolejnego samochodu juz z 
pełną świadomością ograniczeń.

Wszystkie park and ride oraz szpitale i przychodnie z opieka nocna. Euro 6d wykluczać bedzie bardzo wiele nowoczesnych aut, których emisja jest minimalna. Granicą powinno być euro 4 + dpf, takie samochody realnie spełniają norme euro 5. Jedynym sprawiedliwym rozwiązaniem jest wylaczenie z wymogów strefy aut już legalnie 
zarejestrowanych. W takim przypadku nie trzeba stosować żadnego terminu wyłączenia. 
Decydując się na zmianę samochodu (zwykle pewnie szybciej niż te 5 lat) użytkownik 
będzie już mial świadomość, że musi dostosować się do wymagań strefy. Jednocześnie 
nikt nie zostanie zmuszony przez miasto do sprzedaży swojego majątku.

Rozwiazanie zaprzecza idei sct. Przy wyłączeniu z wymogów samochodow już zarejestrowanych ten problem też się rozwiązuje. Powinno być jedno wylaczenie - samochodow zarejestrowanych przed wprowadzeniem strefy, to rozwiązuje wszelkie zastrzeżenia. W ciągu 
kilku lat nastąpi naturalne dostosowanie większości aut do wymagań strefy bez nakładania na kogokolwiek przymusu. Wyeliminuje to 
również szczególnie najbardziej zaniedbane auta, które nie będą opłacalne do naprawy w ciągu tego okresu i właściciele zmienia je na już 
pasujące do wymogów.

12.22.24 9:43:51 Obszar na około starego miasta Dietla rondo mogilskie grzegórzeckie aleje  Jest dobra decyzja ale też powrót mieszkańców do domu i nie poruszanie się po mieście samochodem jeśli nie spełnia norm Jestem mechanikiem i nie jedno nowe auto jest bardziej zaniedbane jak 20 i 30 letnie nawet diesle nie puszczają chmurki Tak nie powinno się zmuszać kogoś do czegoś jeśli nie ma on sam na to pieniędzy Oceniam że to jest wyciąganie pieniędzy od ludzi którzy nie mają pieniędzy na samochód w młodszym roczniku a jeśli już opłata to roczna 500 może pozostać dla mieszkańca Każdy ma prawo wjechać jeśli go nie stać na nowsze auto to musi płacić więcej nie jest głupie ? Myślę że jak by miał to by kupił nowsze bo 
wygodniejsze i ładniejsze 

12.22.24 9:45:52 Sądzę, że ten obszar jest zbyt duży. Powinno się to zrobić jedynie w ścisłym centrum Moja propozycja to minimum euro3 dla benzyny i euro5 dla diesli To nie zmienia faktu, że niektórzy mieszkańcy będą siłowo zmuszeni do wymiany aut. 
Jeśli mają sprawne, zadbane auta, ale nieco starsze, to nie powinno się zmuszać ich do 
wymiany. Auta zarejestrowane przez mieszkańców jakiś czas temu powinny nie być 
objęte SCT

Rozwiązanie jest dobre, aczkolwiek kwota dzienna i miesięczna są trochę za wysokie Uważam, że powinny być wyłączone samochody firmowe. Jest  sporo drobnych przedsiębiorców, którzy nie będą w stanie wymienić aut na 
nowsze.
Jeśli samochód jest zarejestrowany i używany w firmie, to sądzę, że powinien być traktowany łagodniej

12.22.24 9:47:13 Ścisłe centrum miasta Nie powinno to dotyczyć mieszkańców miasta Powinno zostać zmienione. Nie powinno dotyczyć mieszkańców miasta Tak Nie można pozbawiać mieszkańców wolności do przemieszczania. Mieszkam od urodzenia w nowej hucie ponad 50 lat i mam być 
pozbawiony możliwości poruszania się samochodem? Pracuje poza Krakowem i jak mam dojeżdżać do pracy ponad 1.5h MPK w jedną 
stronę? 

12.22.24 9:48:53 Środek 2 obwodnicy Krakowa Wszystkie P&R bo są to punkty przesiadkowe, cała Zakopiańska, aleje trzech wieszczów, okolice i dojazdy do każdego szpitala. Maksymalne ograniczenie powinni być euro 4 dla benzyny, euro 5 dla diesla, wyższe normy euro dla diesli wprowadzają marginalne różnice w kwestii emisji norm. W przypadku 
samochodów LPG zezwolenie na wjazd niezależnie od normy euro

Należy wyłączyć osoby które pracują w Krakowie i osoby odprowadzające podatek pit w Krakowie 

12.22.24 9:48:56 Należy nie wprowadzać SCT A co z przychodniami i innymi gabinetami lekarskimi ? Co z cmentarzami na których osoby mają bliski ? Do centrum handlowego też 
nie dojadą ? 
Uważam, że SCT nie powinna zostać wprowadzona, za dużo bałaganu robi i krzywdę dla społeczeństwa !

Jak już na siłę Państwo przeforsujecie ten bubel to uważam że mieszkańcy Krakowa 
powinni mieć dużo dłuższy czas na dostosowanie się do wymogów. Społeczeństwo robi 
się coraz biedniejsze, widać to chodzą po Krakowskich osiedlach tu 1/3 aut nie spełnia 
wymogów ! Swoją decyzją pozbawicie osoby starsze i biedne możliwości poruszania się 
po mieście !

Kiepskie rozwiązanie ! Ktoś biedny kogo nie stać na wymianę auta dodatkowo jeszcze ma płacić ? Ja osobiście jeżdżę autem o napędzie hybrydowym z 2023 roku, wiec mnie problem nie dotyczy, ale nie wyobrażam sobie, że tak bardzo 
utrudnią Państwo życie innym osobą, których zwyczajnie nie stać na wymianę auta. Proszę za to zainteresować się przedsiębiorstwami, 
które uważam że bardziej "szkodzą" niż przeciętny kowalski w swoim golfie z 2000 roku, albo osobami, które jeżdżą autami najnowszymi 
w których spalenie jest na bardzo wysokim poziomie jakiś Rolls-Royce, Mercedes Klasa G, czy Audi, jest ich sporo wiec tu proponuje 
wyciągnąć rękę po pieniążki a nie do biednych ludzi ! 

12.22.24 9:50:04 Tylko wewnątrz pierwszej obwodnicy Całe miasto, poza wewnętrznym obszarem pierwszej obwodnicy Benzyna euro 2, Diesel euro 4 Pojazdy zabytkowe nie powinny mieć limitu dni w których mogą poruszać się po strefie
12.22.24 9:50:53 Strefa czystego transportu powinna być w ścisłym centrum miasta, rynek i okolice Euro 4 jeśli chodzi o diesle. Mnie nie stać na nowszy samochód, pracuję za najniższą krajową i mam na utrzymaniu rodzinę Ja mieszkam częściowo w Krakowie częściowo poza Krakowem, zależy od dnia. Moim 

zdaniem strefa powinna być tylko w centrum i tyle. Do tego korytarze powietrzne i tyle.  
Czyli chodzi o kasę a nie o czyste powietrze, bzdurny pomysł.

12.22.24 9:54:15 I obwodnica+ ewentualnie Kazimierz. Z zakazem jej rozszerzenia . Strefa w tej postaci będzie fikcją bo nikt nie będzie w stanie tego kontrolować Ograniczyć strefę do 1 obwodnicy Euro 4 pb euro 5 diesel . Bez wyłączeń . Mała strefa w ścisłym centrum Euro 4 pb euro 5 diesel . Bez wyłączeń. Bez daty produkcji  . Mała strefa w ścisłym 
centrum 

Czyli co w końcu ekologia czy nowy para podatek? Mała strefa + żadnych wykluczeń. Mała strefa w ścisłym centrum bez wyłączeń . Strefa w obecnym kształcie proponowana będzie fikcją nikt tego nie upilnuje 

12.22.24 9:57:29 Nie dla SCT. Nie chcę żadnej strefy . Wolność wyboru. Cały Kraków bez strefy Każde auto mające ważny przegląd może jeździć po Krakowienbez ograniczeń Żadnej zmiany auta ************* a nie rozwiązanie. *********** z SCT
############### Mieszkańcy zwolnieni od przepisów bez wskazania daty. Brak możliwości wjazdu dla kierowców nie będących mieszkańcami Krakowa którzy nie płacą podatki w Krakowie i nie spełniają norm SCT. Brak 

możliwości"wykupienia" wjazdu dla samochodów nie spełniających normy wjazdu do SCT. Wprowadzenie SCT dopiero po wybudowaniu parkingów na obrzeżach miasta umożliwiających pozostawienie 
samochodów i kontynuowanie podróży MPK.

Spowoduje to jakoś dla kontrolujących wjazd do SCT. Tak jak wyżej powinno wybudować się więcej parkingów Park and Ride 
umożliwiających kontynuowanie podróży dla osób nie będących mieszkańcami Krakowa. 

Jak wyżej. Nie możemy się kierować rokiem produkcji i emisyjności pojazdów osób będących mieszkańcami Krakowa. Mieszkaniec Krakowa powinien być wyłączony z wymogów SCT bez terminowo. SCT ma na celu zmniejszenia emisji CO2. Czyli jeśli zapłacę za wiąże to mnie nie będzie obowiązywać. Jest to kpina która pompuje kasę  UM Krakowa. Kolejna możliwość dla urzędników na nabijanie 
kasy. 

Czołgi. 

############### Nie powinno być żadnej strefy, Europa to kropla morzu jak chodzi o zanieczyszczenia środowiska Dlaczego ktoś ma decydować gdzie mogę jeździć po Krakowie ? Nie powinno być żadnego obszaru dajcie ludziom żyć Nie powinno być zakazane dla nikogo wjazd do Krakowa, takim działaniem ograniczacie 
tylko ludziom wolność , i bezproblemowe poruszanie się po drogach- Krakowie .

Szukanie tylko jak zwykle kasy, auta złe bo dużo spalin produkują, ale jak się zapłaci to już nikogo to nie interesuje

############### Nie wprowadzać żadnej strefy Każdy powinien mieć nieograniczony dostęp do wszystkich szpitali, przychodni, urzędów, szkół i instytucji Wg mnie każde auto z ważnym przeglądem może poruszać się po Krakowie, bez względu na swój rocznik Jest to czyste złodziejstwo i ************* i, dyskryminacja osób, które nie mogą sobie pozwolić na taką opłatę oraz na możliwość wymiany samochodu na inny
############### Brak strefy Dla każdego w nagłych przypadkach moja to być inne miejsca niż te zaproponowane Brak takowych ograniczeń. Niczego to nie zmieni. Zmiana jest niemierzalna Zostawić temat Najbardziej niemoralny pomysł związany z stc jaki kiedykolwiek słyszałem Wszyscy powinni być wykluczeni. Sami tworzymy sobie problemy
############### Z mediów Cały pomysl strefy jest nieuzasadniony i krzywdzi mieszkancow I przyjezdnych Pomysl odrealniony Wrzutka polityczna pod nastepne wybory Nie to nie zrozumiałem w jaki sposób opłata zmniejsza emisję? Niesprawiedliwe 
############### W granicach pierwszej obwodnicy Krakowa Strefa w proponowanym kształcie jest za duża. Należy ją ograniczyć do ścisłego centrum co umożliwi dojazd mieszkańców do szpitali i 

innych instytucji.
Euro 4 Dobrze Wjazd powinny mieć wszystkie auta mieszkańców które posiadają na dzień wejście w życia strefy co najmniej do czasu ich zbycia

############### Tylko ścisłe centrum Auta benzynowe 2005, diesel 2010 Tylko opłata miesięczna Mieszkańcy bez limitu 
############### Strefa jeśli ma zostawać wprowadzona powinna obejmować ścisłe centrum Wszystkie miejsca typu dojazd do szpitali powinny być wylaczone Zdecydowanie powinno zostać dla diesli euro 5 a dla benzyn euro 3 ze względu na to że ludzi nie stać na kupno nowszych aut Mieszkańcy Krakowa powinni zostać wyłączeni ze strefy Zdecydowanie za wysokie stawki Pojazdy zabytkowe nie powinny podlegać pod strefę ze względu na wpisy do ewidencji zabytkow
############### 3 lata dla wszystkich mieszkancow, 10 lat dla seniorow powyzej 70 rz Zgoda ale stawki wyzsze o 100% od zaproponwanych Nie ma najmniejszego powodu zeby wylaczyc zwiazki wyznaniowe, Caritas czy Kurie. Generalnie uwazam ze wylaczen powinno byc jak 

najmniej. Mieszkancy 3 lata, seniorzy powyzej 70 rz 10 lat a cala reszta (z wylaczeniem pojazdow uprzywilejowanych) bezapelcyjnie od 1 
dnia powinna byc objeta zasadami.

############### Tylko okolice rynku głównego i kazimierz Okolice Bronowic Euro 4 diesel euro 3 benzyna Projekt nie może być formą wyższa niż konstytycja RP artykuł 32 przyznaje takie same 
przywileje i obowiązki dla każdego Polaka tak więc dzielenie ludzi jest obrzydliwe

Typowy podatek dla miasta nie mający nic wspólnego ze strefą  . Tą opłatę należy nazwać podjadek za wjazd autem może jeszcze wprowadzić podatek za wjazd do miast. Jawna dyskryminacja i dzielenie ludzi kłania się konstytucją RP i jej zapis o równym traktowaniu obywateli 

############### Strefa powinna obowiązywać jedynie w ścisłym centrum - rynek, kazimierz Strefa jeśli już to jedynie w ścisłym centrum Uważam, że jeśli już mają być jakieś ograniczenia - powinny moc wjeżdżać auta produkowane od 2000 roku, osobiście posiadam model pojazdu z 2004 roku, który niczym nie różni się od 
modelu wyprodukowanego w roku 2005 - jest to informacja potwierdzona przez mechanika, a jednak teoretycznie nie będę mogła wjechać w strefę. Rok produkcji od 2000 roku nie 
wyklucza modeli, które wciąż mają o wiele mniejszą szkodliwość dla powietrza.

Uważam, że mieszkańcy Krakowa w ogóle nie powinni mieć ograniczeń, sct nie jest 
potrzebne dla mieszkańców, ponieważ stare aura "wymierają" śmiercią naturalną, będzie 
ich na tyle mało, że nie będą wpływać na jakość powietrza 

Nie dla sct Krakowian nie powinna dotyczyć strefa

############### Absolutnie sprzeciwiam się możliwości wjazdu do miasta samochodów nie spełniających normy emisji spalin założonych w SCT!!! Duża ilość osób dojeżdżających do pracy w domu ma nowy samochód a do 
pracy dojezdza starym dieslem bo koszty rozkładają sobie na kilka osób w samochodzie. Rozłożą te i opłatę.500 PLN rocznie / 4 osoby w aucie /12 msc to żaden koszt!!!

Uważam to za zły pomysł. Jeśli ktoś chce jechać do Prokocimiu owszem ale tylko obwodnicami. Od jutro a już na pewno od połowy 
2026 będzie pełny ring wokół Krakowa. Dojazd na pętlę na Gorce Narodowej popieram. Niech tam ludzie zostawiają samochody. Ale 
pytanie co np z pętla na Wzgórzach. Dlaczego mieszkańcy tego rejonu będą musieli wdychać spaliny bo akurat wjazd na obwodnicę 
będzie poniżej osiedla patrząc od strony wjazdu?!

Mamy rok 2024 uważam, że Diesle najstarsze powinny mieć maksymalnie 10 lat. Benzyny maksymalnie 14 lat. Warunek jest jeden, kontrola i dokument, że samochód ma sprawy i w 
ogóle ma katalizator i filtr DPF

To zbyt długi okres. Propozycja jakby autorzy sami nie chcieli SCT w Krakowie. A co jeśli 
np Wieliczka wprowadzi swój strefę i auta z Krakowa nie będą mogły wjechał? Jednolite 
zasady dla wszystkich.

To jest absolutnie niedopuszczalne rozwiązanie. Argumenty podałem w pierwszej odpowiedzi. Ten absurdalny pomysł zaprzecza idei SCT! Nie ma na to mojej zgody! Jak pisałem pomysł aby wyłączyć mieszkańców Kraków na pięć lat jest absurdem! Ktoś najwyraźniej chce w ten sposób zachęcić aby ludzie 
meldowali się i płacili podatki w Krakowie. 
Samochody zabytkowe tak ale jedynie na czas Złotów, imprez odbywających się w mieście. Albo samochód nie może być młodszy niż 1960 
rok produkcji. Dlaczego, to naprawdę są już zabytki i tym samochodem właściciel nie będzie chciał omijać przepisów 

###############  z czasem, wraz z wzrostem zamożności sama się wytworzy, nie potrzebne są regulacje żaden obszar nie jest potrzebny Jak wyżej, żaden obszar nie jest potrzebny Jak w pierwszej pozycji, wraz ze zmianą zamożności i technologii sami przejdziemy na 
auta nowe technologicznie

to rozwiązanie dla bogatych Jak w pierwszej pozycji, wraz ze zmianą zamożności i technologii sami przejdziemy na auta nowe technologicznie, teraz żadne rozwiązania 
są nie potrzebne, to rozwiązanie uderza w ludzi nie zamożnych

############### Jeśli już ma być wprowadzona to tylko w granicach pierwszej obwodnicy Całe miasto jest ważnym miejscem dla każdego mieszkańca Normy są sztucznie zawyżone w stosunku do poprzedniej propozycji, Euro 5 tak jak w poprzednim projekcie jest wystarczające... Okres ten dla większości mieszkańców jest stanowczo za krótki. Nie każdego stać na 
wymianę samochodu na nowszy model spełniający te zawyżone normy w przeciągu 5 lat

Jako chore, wjechać nie będę mógł bo nie spełniam norm, ale po zapłaceniu haraczu już będę miał auto eko... Każdy powinien mieć swobodę poruszania zgodnie z tym co mu zapewnia konstytucja

############### Stare miasto Poza centrum bez ograniczeń Brak poza centrum 15 Brak opłat dla mieszkańców Brak ograniczeń dla mieszkańców 
############### żadna strefa nie jest potrzebna, może poza obszarem Rynku głównego Dostepny powinien być obszar całego miasta Wymagania określają badania techniczne pojazdów, jeżeli pojazd dopuszczono do ruchu, ma prawo poruszac sie po mieście Nikt nie ma prawa do segregacji ludzi. Tak robili hitlerowcy Bzdura.  Pomysł świadczy o tym, że liczy sie kasa, a nie czyste powietrze i cała ta strefa nie ma nic z ekologią. Typowy strzał w kolano Kolejna bzdura, szkoda komentować chorych wymysłów. Zadnej sct. Nie traktujcie ludzi jako głupszych od siebie
############### Nie zgadzam się na strefę
############### Tylko okolice Rynku Głównego. Benzyna Euro 3, Diesel Euro 5 od lipca 2026 Prócz mieszkańców także mieszkający poza Krakowem, ale płacący podatki w Krakowie. Uważam, że nie powinno być opłat emisyjnych, gdyż można odniesc wrażenie, że chodzi o pieniądze a nie ochronę środowiska.
############### Strefa powinna obowiązywać tylko w obrębie scislego centrum (rynek główny oraz I obwodnica) Oznacza to że strefa obejmie całe miasto z małymi wyjątkami. Moim zdaniem strefa powinna być ograniczona do niewielkiej 

przestrzeni, zgodnie zpropozycja np. Stare Miasto do granic I obwodnicy.
Nie mam uwag do proponowanego standardu klasyfikacji pojazdów mogących wjeżdżać do strefy przy uwzględnieniu weryfikacji jej granic zaproponowanych powyżej. Mieszkańcy Krakowa (przez mieszkańca rozumiem osobę zameldowana w Krakowie i 

odprowadzającą tutaj podatki) nie powinni być objeci żadnymi ograniczeniami. 
Zgadzam się. Zgodnie z propozycją, pojazdy krakowian nie powinny być objęte obostrzeniami. 

############### Niedorzeczne jest by mieszkańcy z poza  Krakowa byli objęci STC Mieszkańcy muszę dojechać do każdego punktu. Nie można ograniczać i dzielić mieszkańców. W Krakowie z sukcesem został wprowadzony program wymiany piecy weglowych. To 
wystarczy by powietrze się zmieniło.Nie trzeba wprowadzać SCT. 

To jest jaki absurd. 

############### Jestem przeciwny tworzeniu takiej strefy
############### Ograniczenie do 2 obwodnicy (Aleje Trzech Wieszczów, Aleja Powstania Warszawskiego) To tylko wybrane miejsca, a takich miejsc jest znacznie więcej. Przede wszystkim brakuje parkingów na obrzeżach, gdzie można 

zatrzymać auto. A prawdopodobnie za pewien czas parkingi te staną się płatne. Nie ma możliwości dojazdu np. do SOR, a w przypadku 
nagłym dojazd do Prokocimia z północnej części powiatu jest złym rozwiązaniem.

Standardy są zawyżone. W związku z przepisami UE, auta spalinowe i tak będą wycofywane. Wprowadzenie SCT to rozwiązanie dla ludzi bogatych, dodatkowo stygmatyzujące osoby 
mniej zamożne. Ludzie jeżdżą starymi autami dlatego że nie stać ich na nowe, a nie dlatego że chcą zatruwać powietrze.

Jest to rozwiązanie, które niesprawiedliwie traktuje mieszkańców aglomeracji. Osoby, 
które mieszkają tuż poza granicami miasta, są traktowani jako osoby II kategorii. To jest 
sposób na podziały społeczeństwa, które funkcjonuje na tym samym obszarze, 
dotychczas uczestnicząc w życiu miasta (praca, rozrywka, życie kulturalne, zakupy itp.)

To dobre rozwiązanie, ale proponowane ceny są zawyżone. Uważam że tworzenie zasad, do których od razu tworzy się masę wyjątków i wyłączeń jest złym pomysłem. Po pierwsze trudno to 
egzekwować, po drugie to podział i skłócanie społeczeństwa, po trzecie proponowane podziały są tendencyjne i niesprawiedliwe.
Dodatkowa uwaga do ankiety: jest tendencyjna i nie pozwala rzetelnie na przedstawienie swojej opinii. Ma potwierdzić to co wymyśliły 
osoby promujące SCT, zamiast wdrażać inne skuteczniejsze sposoby ochrony powietrza w Krakowie.

###############  Ścisłe centrum miasta granicę to aleje, Dietla, powstańców do ronda lubicz, bez dojazdu do dworca PKP Nie Analiza spalin jest dokonywana przy przeglądzie DR jest ważny to i jechać można Żadne 5 lat to co napisałem wyżej to wyklucza Totalna ignorancja To co , mam zbierać kasę przez 5 lat żeby kupić nowsze auto a może ja chce jeździć starą 20 paro letnią omega v6 dokąd się nie rozleci a 
wcale nie musi jak się dba a nie jakimś nowszym g....m, zresztą gwarantuje mi to konstytucją RP a nie urzędasy z Krakowa zresztą nie 
rodowici krakowianie a ja jestem urodzony w SK mieście Krakowie 

############### Zapoznałam się, zmniejszenie wymagań w przypadku diesla z EURO 6 do EURO 4 Powinno się zmniejszyć obszar SCT do bliższych centrum Tak jak w pierwszym pytaniu, w przypadku diesla zmniejszyć wymóg z EURO 6 do EURO 4. Przynajmniej na kilka następnych lat, na przykład do 2030r. To rozwiązanie tylko ma na celu wzbogacenie się organu, który będzie zarządzał SCT.
############### Należy jej nie wprowadzać, to prowadzi do wykluczenia komunikacyjnego. Nie dla SCT Nie dla SCT NIE dla SCT. NIE dla SCT NIe dla SCT
############### Strefa powinna służyć mieszkańcom, zatem uważam że jej obszar powinien być zmodyfikowany do obszaru wyznaczonego przez drugą obwodnicę oraz Wisłę od południa. Zapewni to mieszkańcom licznych 

biur korporacji dojazd do miejsc pracy. 
Zasady wjazdu powinny być uproszczone (np norma spalin lub zastępczo limity składu spalin - normy EURO nie zawsze idą w parze z tym ile faktycznie samochody wydalają). Opłaty za nieprzestrzeganie 
ograniczeń wypaczają ideę SCT. 

Nie uważam, że strefa rozciągająca się na całe miasto jest dobrym rozwiązaniem i że będzie służyła mieszkańcom. 

Uważam że obszar powinien być zmodyfikowany do obszaru wyznaczonego przez drugą obwodnicę oraz Wisłę od południa. Zapewni 
to mieszkańcom licznych biur korporacji dojazd do miejsc pracy. 

Standard emisji spali ewentualnie limity generowanego zanieczyszczenia. Rok produkcji nie ma przełożenia na jakość spalin a tylko eliminuje samochody które spełniają restrykcje ale z 
uwagi na to że dana norma EURO jest nie obowiązywała, nie miały okazji być odpowiednio certyfikowane numerkiem Euro

Nie rozumiem czemu ma służyć oraz na jakiej podstawie został ustalony okres 5 lat. Jeśli 
jest podyktowany kadencją prezydenta to uważam że powinien być skrócony, tak aby 
prezydent miał szansę wzięcia odpowiedzialności za tą decyzję. 

Rozwiązanie dla bogatych, miejsce do nadurzyć - zdziwiony jestem czymś takim. Lista zasad powinna być maksymalnie prosta i z minimalną liczbą wyjątków. Kraków jest miejscem które odwiedzają turyści, im mniej 
wyjątków tym łatwiej. 

############### Jak sama nazwa wskazuje to ma być strefa, czyli część jakiegoś obszaru np. miasta a nie praktycznie cały obszar miasta. To jest totalny absurd. Moim zdaniem SCT w obecnej formie powinna być jedynie w 
obszarze 1 Dzielnica I. Stare Miasto. W latach kolejnych strefa mogłaby być rozszerzona do obszarów sąsiadujących z 1 Dzielnica I. Stare Miasto, czyli: Grzegórzki, Olsza, Krowodrza, Nowa wieś, Ludwinów, 
Podgórze, Półwsie zwierzynieckie, jednak w znacząco mniej restrykcyjnej formie. W wymienionych obszarach powinien być dozwolony wjazd samochodów spełniających normę euro 4 dla diesli i euro 3 dla 
benzyn. Reszta miasta nie powinna być objęta SCT. Wymienione obszary dają łączną powierzchnie ok. 51km2(prawie 16% powierzchni Krakowa). Jest to procentowo ponad dwa razy więcej niż SCT w 
Warszawie. 

Pytanie jest tendencyjne. Nie uważam że ten obszar jest dobrą propozycją bo ograniczanie dojazdu dla uboższych ludzi do 
jakiegokolwiek miejsca na terenie miasta Krakowa uważam za niedopuszczalne. SCT tylko w ścisłym centrum rozwiązuje problem 
dojazdu do szpitali. 

Finalna wersja SCT powinna obejmować jedynie samochody benzynowe spełniające normę euro 4 i diesle spełniające normę euro 5, jednak początkowo dla diesli powinna obowiązywać 
norma euro 4. Jeśli chodzi o normę euro 5, norma ta ogranicza emisję pyłów o prawie 90% i ponad 70% emisję NOx w stosunku do euro 1 a norma euro 4 w dieslach ogranicza emisję 
pyłów o prawie 70% i prawie 50% emisję NOx. Dodatkowo norma EURO 5 ogranicza emisję cząstek stałych (PM) dla silników Diesla o 80% w stosunku do normy EURO 4. Jest to w 
zupełności wystarczające aby sprawić że strefa będzie wystarczająco efektywna, jeśli będzie działać w ogóle. Inne miasta europejskie stosują dużo bardziej liberalne podejście do SCT i one 
działają. Dlaczego w biednym polskim społeczeństwie wprowadza się od razu najbardziej restrykcyjną SCT na świecie? W Belinie np. po wprowadzeniu ograniczenia ruchu w niektórych 
dzielnicach dla samochodów spełniających normę euro 4 stan powietrza uległ poprawie. Ściślejszym ograniczeniem zostały objęte tylko niektóre, najbardziej zanieczyszczone ulice. 
Ograniczenie to jednak obecnie zostało już zdjęte. Trzeba to wprowadzać rozważnie i ostrożnie a nie jednym posunięciem bez żadnego pomyślunku zarżnąć przedsiębiorców, turystów a 
przede wszystkim Małopolan spoza Krakowa. 

Mieszkańcy Krakowa powinni mieć złagodzone warunki korzystania strefy przez cały 
okres istnienia SCT.

Źle, strefa powinna zostać wprowadzona tylko w ścisłym centrum co rozwiązuje problem. W takim rozwiązaniu jest totalny brak logiki. Nie stać kogoś na samochód z mniejszą emisją, więc nałóżmy 
na niego opłaty za wjazd żeby nie stać go było jeszcze bardziej. Ewentualnie taką opłatą mogliby być obłożeni turyści którzy przyjeżdżają samochodem niespełniającym wymaganych norm.

Pięć lat? Absurd. A potem co? Ktoś ma samochody zabytkowe na terenie miasta Krakowa i potem co? Kara czy wypad z miasta?

############### Tak zapoznałem. Granica strefy tylko w około rynku głównego lub do plant Wcześniejsza moja odpowiedź eliminuje odpowiedź na to pytanie.Cale miasto dla mieszkańców a nie utrudnianie im życia Pojazdy powinny byc zwolnione z tych wymogów do ich zbycia przez właściciela jesli zostały zakupione przed wejściem w życie uchwały. Kolejny zakupiony powinien mieć minimum Euro5 Jak wyżej. Pojazdy powinny byc zwolnione z tych wymogów do ich zbycia przez 
właściciela jesli zostały zakupione przed wejściem w życie uchwały. Kolejny zakupiony 
powinien mieć minimum Euro5

Czyli jak zapłacę to mogę  „smrodzić”? Pojazdy miejskie wszystkie powinny też spełniać te wymogi a nie być wyłączone. Niech miasto też płaci za wjazd swoich służb technicznych do strefy. My 
mamy płacić a miasto nie?

Mieszkańcy powinni być zwolnieni do dnia zbycia, wyrejestrowania pojazdu. Sporo firm co obsługuje miasto może mieć siedziby poza 
Krakowem. Zniszczycie wszystko. Busy z innych gmin, dostawy pralni, piekarni, żywności itp. Firmy które kupią nowe pojazdy i podniosą 
swoje usługi i my zapłacimy za wasze pomysły więcej. Wielu pracowników dojeżdża z innych miejscowości jak Tarnów, Bochnia, Skawina. 
Nie będzie ich stać na nowsze pojazdy. Może braknąć usługodawców a ich ceny wzrosną. Ustawa nie mówi o terenie strefy tylko o jej 
wprowadzeniu. Strefa w Rynku do plany w zupełności wystarczy by spełnić wymogi ustawy. NIE dla SCT!!!

############### SCT powinna zostać zmniejszona i obejmować tylko ścisłe centrum. SCT tylko w ścisłym centrum i dla benzyn z normą euro 4 i wyższą oraz dla diesli z normą euro 5 i wyższą, jednak w początkowej formie dla benzyn z euro 3 i diesli z euro 4. Idąc 
przykładem Berlina, ograniczenie do euro 4 przyniosło oczekiwane korzyści. 

Mieszkańcy powinni mieć złagodzone warunki wjazdu do strefy przez cały okres trwania 
SCT.

Bez sensu. Obłożenie biednych których nie stać na samochód z niższą emisją dodatkowymi opłatami to absurd. Opłaty tylko i wyłącznie dla turystów. Samochody zabytkowe dożywotnio zwolnione z zakazu wjazdu do strefy, to na pewno. Ogólnie SCT w ścisłym centrum rozwiązuje 
wszystkie problemy.

############### Tylko i wyłącznie ścisłe centrum Krakowa Do wszystkich obszarów poza ścisłym centrum Samochody z silnikami benzynowymi wyprodukowane od 1995 roku diesle od 2000 10 lat Chcecie z SCT zrobić sobie dodatkowe źródłowe dochodów na marnotrawienie przez Was pieniędzy mieszkańców i ludzi budujących kapitał tego miasta , uważam że wy jako urzędnicy powinniście 
mieć zupełny zakaz korzystania z samochodów , pokażcie mieszkańcom siebie jako wzór , korzystajcie ze „wspaniałej” komunikacji miejskiej przez was organizowanej 

Pojazdy zabytkowe powinny być wyłączone zawsze bo są dziedzictwem historycznym motoryzacji, a pojazdy MPK i wszystkich służb 
miejskich powinny być objęte największymi restrykcjami - zacznijcie od siebie 

############### Jezeli miasto wprowadza takie ograniczenia dla mieszkancow powinno dofinansowac zkup nowego pojazdu( przynajmniej w 50%) tej samej klasy ktorej mieszkanie posiada obecnie! Uważam to za dyskryminacje miejsc do których dojechać nie będzie wolno Powinno byc 10lat Albo czyste powietrze albo zarabianie , te dwie zeczy nie ida w parze. Trzeba sie zdecydowac w ktora strone isc! To ma byc kolejny podatek? A dla czego pojazdy specjalne? To sa w większość auta ciezarowe i one najwiecej trują i kopcą!
############### SCT tylko w ścisłym centrum. Tak jak np. w belinie. Po 2030 ewentualne rozszerzenie na sąsiadujące obszary ale o znacznie złagodzonych warunkach wjazdu. SCT w ścisłym centrum rozwiązuje problem. SCT tak jak w Berlinie, ograniczenie wjazdu tylko dla samochodów nie spełniających norm euro 4, ale też nie od początku, najpierw przez kilka lat łagodniejsze warunki wjazdu. SCT w 

obecnej formie to tylko: opór społeczny, spadek atrakcyjności krakowa jako miasta, ograniczenie swobody przemieszczania się, negatywny wpływ na lokalny biznes, drastyczny wzrost 
kosztów życia a przy fatalnej infrastrukturze oraz stanie finansów mpk prawdziwa tragedia dla pasażerów

Fatalnie, dodatkowe obciążenie finansowe dla ludzi których i tak już nie stać na samochód spełniający wyższą normę euro. Czyli potem posiadacze samochodów zabytkowych mają wynosić się z krakowa?

############### Cała idea SCT jest zła - nie chodzi zmiany jej granic lub wprowadzanie wyjątką, że np do szpitala da się a gdzieś nie da. To całość to bubel prawny, w dodatku nie do wyegzekwowania. Jeśli miałyby iść 
jakieś potężne środki żeby egzekwować, czy to dla policji, nie wiem kamer - to te środki można wydać na ekologoincze inicjatywy oraz na urządzenia do kontroli pojazdów i ich stanu technicznego już teraz - 
patrole które eliminują ze ruchu kopcące diesle np. Samochody które nawet 20 lat temu zostały dopuszczone do ruchu mają spełniać normy z czasu dopuszczenia - można się zastanowić nad wyśrubowaniem 
norm dla diesli które mogą umitować dużo zanieczyszczeń jeśli 20 lat temu takich norm w ogóle nie było.

Cała idea SCT jest zła - nie chodzi zmiany jej granic lub wprowadzanie wyjątką, że np do szpitala da się a gdzieś nie da. To całość to 
bubel prawny, w dodatku nie do wyegzekwowania. Jeśli miałyby iść jakieś potężne środki żeby egzekwować, czy to dla policji, nie wiem 
kamer - to te środki można wydać na ekologoincze inicjatywy oraz na urządzenia do kontroli pojazdów i ich stanu technicznego 
już teraz - patrole które eliminują ze ruchu kopcące diesle np. Samochody które nawet 20 lat temu zostały dopuszczone do ruchu 
mają spełniać normy z czasu dopuszczenia - można się zastanowić nad wyśrubowaniem norm dla diesli które mogą umitować dużo 
zanieczyszczeń jeśli 20 lat temu takich norm w ogóle nie było.

Zamiast wprowadzać sztuczne nie egzekwowalne twory utrudniające mieszkańcom życie i wymagające od nich wymiany starego seiczento, który jeżdżąc na benzynie (lub nawet LPG) 
emituje mniej szkodliwych substancji i mniej CO2, niż nowy np mustang V8 lub V6 - zwykłe porównanie spalania uwidacznia problem - seiczento w mieście ok 6L/100, mustang - 15/100? 
Przykład może skrajny - ale proszę zauważyć, że już teraz jest problem nowobagackich lansujących się po ścisłych rejnonach centrum - nie robią tego w Toyotach Hybrid :) 

Tak, powinni być w ogóle wyłączeni z SCT - samo SCT jest ułomem prawnym. 
Proszę wprowadzić ścisłą kontrolę pojazdów w obrębie Krakowa gdzie patrole Policji 
wyławiają niesprawne technicznie pojazdy - sprawdzają jakość spalić, głośność wydechu i 
zabierają dowód, a samochód odholowany.

Skoro miałyby się znaleźć pieniądze na egzekwowanie SCT (w dodatku z tymi wyjątkami, 
że ktoś jest z Wieliczki to może tędy albo owędy o ile ma odpowiedni numer stopy) - to 
już teraz doposażyć patrole drogówki w odpowiednie urządzenia i odpowiednią 
ilość patroli na rogatkach (Straż Miejska chyba nie ma takich uprawnień, a może 
powinna mieć?). Notabene, SM już teraz powinna częściej identyfikować porzucone 
pojazdy - robi to tylko na wezwania od mieszkańców.

To strefa jest po to żeby zarabiać - czy się stoi czy się leży 100 się należy? Kpina. Nie rozumiecie tego że należy egzekwować istniejące przepisy dot. spalin i wyławiać z ruchu śmierdzichów? Załóżmy, 
że mam 20 letni samochód, który jest w idealnym stanie technicznym i spełnia normy, mało pali - i muszę już myśleć nad wymianą i mogę kupić Land Rovera który pali 15-20 litrów na sto w mieście 
i całkiem legalnie może on wjechać w SCT bo jest nowy - i nie ważne że pali jak smok i jest zupełnie nieekologicznym pojazdem na miasto. 

"Bohatersko pokonujecie problemy, które sami stworzyliście" - wyjątki, wyłączenia - WYSŁAĆ DROGÓWKĘ DO ROBOTY - 
mają kontrolować stan pojazdów i eliminować z ruchu śmierdziuchy - egzekwować istniejące przepisy. Podobnie stacje diagnostyczne - kto 
to dopuszcza do ruchu. Ograniczyć diesle w Krakowie i tyle -> szczegółowe kontrole na stacjach, a na drodze w mieście - wyrywkowa 
kontrola. Wyrugować siedzenie policjantów w krzakach i łapanie emeryta że o 10km/h przekroczył prędkość - wszystko po to żeby 
zrealizować statystki mandatowe. A wieczorami patroli nie ma - w nocy NOWE BMW/Mercedesy itp tą samą drogą jadą 100km/h i więcej. 
Tworzycie niestety przepis który daje fory właśnie takich zachowaniom - a szarzy mieszkańcy mają podkulić ogon i patrzyć jak przyjezdni 
się lansują po krakowie (i słuchać głośnych wydechów). Doprowadzicie do tego, że w mieście zostaną same leasingowe/wypożyczalniowe 
BMW przyjezdnych na lansie i mieszkania powynajmowane na AirBnB.

############### Strefa powinna obejmować  obszar ścisłego centrum np. wewnątrz pierwszej obwodnicy. Strefa obejmująca całe miasto to głupota. Miasto powinno przewidzieć dopłaty dla mieszkańców muszących wymienić 
swoje samochody podobnie jak było to z wymianą pieców.

Powinien być zapewniony dojazd do wszystkich szpitali, sądów oraz innych instytucji użyteczności publicznej. Co za tym idzie strefa na 
terenie całego miasta jest absurdalna.

Ograniczenie powinny zatrzymać się najwyżej na normie Euro 5. Wyższe normy euro powodują nadmierne skomplikowanie układów napędowych (a niewielki 'zysk' w emisji) jak system 
selektywnej redukcji katalitycznej który jest uciążliwy w użytkowaniu i powoduje większą awaryjność samochodów. 

Powinno się całkowicie wykluczyć mieszkańców Krakowa z wymogów SCT. Stare 
samochody wyeliminują się same ze względu na wiek.

Jest to zwyczajny 'skok na kasę'. Lepszym rozwiązaniem byłoby np. limit kilku(nastu) wjazdów w roku do wykorzystania. Absolutnie należy wykreślić z wyłączeń 'pojazdy kościelnych osób prawnych'. Mieszkańcy Krakowa koniecznie powinni być wyłączeni z 
ograniczeń strefy przynajmniej przez kilka lat. 

############### Obszar strefy powinien zostać zmniejszony i ograniczony do centrum Krakowa i tak na przykład granicę mogła by stanowić  Aleja Trzech Wieszczów Strefa Czystego Transportu nie powinna stanowić przeszkodę do dojazdu samochodami niespełniającymi norm spoza Krakowa do 
każdej placówki szpitalnej w Krakowie w przypadku jazdy np. na SOR .  Jest to zwykle wyjazd konieczny i obarczony ryzykiem 
pogorszenia naszego zdrowia bądź nawet ratowaniem życia. Ponadto powinno nastąpić zwiększęnie liczby miejsc parkingowych  do 
których można dojechać samochodem niespełniającym norm by tam go zaparkować np . Parking Ride Pachońskiego , Parking P+ R 
Krowodrza Górka

Wprowadzenie takiego podziału samochodów spełniających normy do wjazdu do Strefy Czystego Transportu dzieli społeczeństwo na bogatych i biednych. Na tych których stać na zakup 
nowszego samochodu . Każdy obywatel zarówno mieszkaniec Krakowa jak i osoba dojeżdżająca do pracy spoza granic miasta chciałaby zapewniam być właścicielem nowszego lepszego 
samochodu, ale tak poprostu go na to niestać

Każdy wobec prawa jest równy jeśli jest wprowadzana ustawa Opłata nie jest złym pomysłem . Ale stawki które zostały ustalone są zbyt wysokie. Poprostu rozwiążmy problem SCT w Krakowie zdroworozsądkowo. przecież uruchomione zostają kolejne etapy obwodnicy Krakowa. Które 
zapewne zmniejszą już liczbę samochodów wjeżdżających do miasta Krakowa.

############### Obszar starego Miasta - Rynek Główny Wszystkie miejsca są ważne, nie dla SCT poza Starym Miastem Samochód z ważnymi badaniami technicznymi nie powinien mieć zakazu jazdy po mieście bez wzgledu na wiek. Powinno byc zmienione, strefa nie powinna ograniczać mieszkańców Po opłaceniu wjazdu samochody juz nie sa szkodliwe? Jeżeli zakaz to dla wszystkich pojazdów, pojazdy specjalne, wojskowe itp. Wtedy bedą dopiero protesty przed wprowadzeniem sct.

############### I obwodnica Krakowa. jw. I obwodnica Krakowa. Zgodne z obowiazujacymi przepisami opisanymi w Prawie o Ruchu Drogowym odnośnie dopuszczenia do ruchu pojazdów oraz badaniach technicznych. Wprowadzenie podziałów spolecznych (biedny/bogaty; krakus/mniej wartosciowy 
mieszkaniec z poza Krakowa) wprowadzenie przez urzędników miejskich 
wykluczenia/rasizmu transportowego! 

Wprowadzenie podziałów biedny/bogaty wlasciciel pojazdu. 
Wprowadzanie oplat to dzialanie mafijne-wymuszajace opłaty od mniej zamożnych. 

Wyjatek powinni stanowić wszyscy obywatele RP ze swoimi pojazdami spełniającymi obowiazujace obecnie przepisy dotyczące 
dopuszczenia do ruchu po badaniach technicznych a opisane w Prawie o Ruchu Drogowym. 

############### Obszar ew. SCT powinien ograniczyć się jedynie do ścisłego centrum miasta, w obrębie I obwodnicy. W dalszym pytaniu proponuje się, że wjazd dla pojazdów 'wykluczonych' będzie możliwy po wniesieniu opłaty - jaki jest sens 
sugerowania w tym pytaniu, że chodzi o poziom emisji zanieczyszczeń? W przypadku uiszczenia danej kwoty, zanieczyszczenia te już 
nie będą występować, lub będą występować w określone godziny? Jeśli pojazd jest w stanie technicznym, który pozwala na jego 
użytkowanie (potwierdzone badaniem ze stacji diagnostycznej), to nie można ograniczać prawa do korzystania z niego. Zamykanie 
miasta dla osób spoza miasta jest pomysłem chorym. Są jeszcze inne takie ważne miejsca, które powinny być dostępne dla każdego 
zaproponuj - obszar całego miasta. 

Wymagania dotyczące roku produkcji lub standardy emisji Euro nie powinny być brane pod uwagę. O zdatności danego pojazdu do poruszania się świadczy pozytywny wynik badania 
technicznego ze stacji diagnostycznej. Wyłącznie taki czynnik powinien decydować o możliwości korzystania z danego pojazdu. 

Każdy, kto danym pojazdem chciałby poruszać się po obszarze Krakowa, powinien mieć 
taką możliwość (jeśli stan pojazdu jest potwierdzony pozytywnym wynikiem z badania 
diagnostycznego). Proponowane rozwiązanie jest niesprawiedliwe dla osób 
mieszkających na granicy miasta (codziennie jednak poruszających i funkcjonujących w 
mieście), gdzie o ew. zakazie lub ograniczeniu decydują dosłownie metry - vide ustawa 
antysmogowa. 

Rozwiązanie to sugeruje, że celem projektu nie jest chęć ograniczenia emisji zanieczyszczeń, a możliwość pobierania opłat od możliwości przemieszczania się. O godzinie 12 (po uiszczeniu opłaty) 
dany pojazd nie będzie emitował zanieczyszczeń, a o godzinie 15 (po 'upłynięciu' opłaty) już będzie i nie będzie można się nim poruszać? Skrajnie irracjonalny pomysł, który może wskazywać na 
faktyczny powód próby wprowadzenia SCT. 

Każdy wyjątek oznacza, że z danego ogółu ktoś został wykluczony - próba wskazywania kto może się poruszać po mieście, a kto nie jest 
niesprawiedliwa. Zakaz wjazdu i poruszania się po mieście winien dotyczyć pojazdów niezdatnych do poruszania się (potwierdzone 
badaniem technicznym). 



############### Należy całkowicie z niej zrezygnować. Nie można segregować obywateli ze względu na status majątkowy czy miejsce zamieszkania. Za okupacji były takie segregacje - to nie są czasy do których warto wracać. Jeśli przymniemy (błędne) założenie że strefa ma poprawić jakość powietrza (a nie służyć interesom grup i korporacji) i jej 
wprowadzenie ma sens to na wyznaczonych ulicach będą się tworzyć większe korki i powietrze będzie jeszcze bardziej 
zanieczyszczone. Były za okupacji getta, mają być "ulice dla biedniejszych"?

Standard emisji nie odzwierciadla ilość zanieczyszczeń - bardzo istotną i pomijaną kwestią jest ilość przejechanych km czy czasu pracy silnika - nie można tego rozdzielać - codziennie 
używany nowy samochód spalinowy i tak wygeneruje więcej zanieczyszczeń niż stary który przejedzie 10km raz w roku - np. w celu odwiedzin mieszkańca - a na niego ma być nałożona 
opłata. 

Nie powinno być absolutnie żadnych rozgraniczeń. Konstytucja mówi wprost - wszyscy 
są równi wobec prawa. Były już w historii podziały na "rasę panów" i resztę. 
A może reszta kraku wprowadzi opłaty za wjazd tylko dla mieszkańców Krakowa? To 
będzie ok?

I tu przynajmniej wiadomo o co chodzi. Nie o ekologię, ale o pieniądze. Pojazdy Krakowian nie powinny być zwolnione - to głównie one zanieczyszczają powietrze. 

############### Obszar Rynku Glownego. Wszystkie pojazdy posiadane przez mieszkancow Krakowa przed wprowadzeniem strefy 
powinny byc na zawsze wylaczone z jakichkolwiek ograniczen wjazdu do niej. Prawo nie 
dziala wstecz.

############### Precz ze strefa czystego transportu w Krakowie,nie wprowadzać tego badziewia,nie życzę sobie takiego rozwiązania Niezmiennie uważam, że nie należy wprowadzać żadnych ograniczeń w konstytucyjnych prawach obywateli, w tym w prawie do 
swobodnego przemieszczania się dowolnymi środkami transportu -precz z SCT!

Nie wprowadzać żadnych bzdurnych ograniczeń - precz z SCT i ograniczeniami wieku pojazdów i rodzaju silnika Żadnej strefy czystego transportu,wolny i swobodny dostęp do Krakowa dla wszystkich  : 
mieszkańców, turystów, przedsiębiorców 

Absurd. Kolejny haracz się wam marzy, jakby ich mało było. Precz ze SCT, wolny i swobodny dostęp dla wszystkich. Precz z wykluczeniem komunikacyjnym Wszyscy powinni mieć prawo wjazdu do miasta, niezależnie skąd i w jakim celu przyjeżdżają i gdzie mieszkają. Precz ze SCT, precz z 
komuna i bolszewią

############### Odrzucić!!!! Czysty transport. Bijcie się z producentami aut !!!!!!! Mieszkańcom dajcie spokoj. To ******* strefa i pomyśl Beznadziejna propozycja która niczego nie zmieni poza tym,że obrzydliwe meleksy będą mogły *********** na zmianę z białymi 
skarpetkami na rowerach !!!!

############### co z pozostałymi P+R np.Nowy Bieżanów ??? tam też należy umożliwić dojazd w celu przesiadki na komunikacje miejską a mieszkancy krakowa są może jakąś grupą uprzywilejowaną że ich strefa nie będzie 
dotyczyć ... to nierówne traktowanie

############### Najlepszym rozwiązaniem będzie zabronić wjazdu nowo nabytym pojazdom nie spełniającym wymogów SCT. Dotychczasowi właściciele, a są to głównie ubogie starsze osoby powinni zachować prawo wjazdu. 
Mam zamiar jeździć moim samochodem najdłużej jak tylko będe mógł. Zmuszanie ludzi do zezłomowania sprawnych samochodów i zakupu nowych jest jawnym działaniem na szkodę środowiska i naszej 
planety i nakręcaniem biznesu firmom motoryzacyjnym.  

Wprowadzenie tak drastycznych opłat i cała ta akcja z SCT jest skokiem na naszą kasę, kolejnym podatkiem, a nie dbaniem o czyste powietrze. Chcecie czystego powietrza, to zróbcie ludziom parkingi P&R przy 
wszystkich kluczowych miejscach przesiadkowych tak abym mógł dojechać samochodem na parking, tam go bezpłatnie zaparkować i następnie na bilecie 20 minutowym dojechać na przykład do przychodni 
lub innego miejsca docelowego.  Ważne aby to były parkingi na których rzeczywiście będą miejsca parkingowe i aby tych parkingów było dużo. Parkingi które wybudowano do tej pory do kropla w morzu 

 potrzeb i nigdy na nich nie ma miejsca. 

Dla posiadaczy starszych samochodów oczekuje możliwości bezpłatnego dojazdu do WSZYSTKICH placówek medycznych (w tym 
Luxmed). Chyba nie sądzicie, że emeryci mieszkający na przedmieściach Krakowa nagle porzucą swoje samochody i kupią sobie nowe 
elektryczne “Tesle”. Nie jesteśmy Szwajcarią tylko Polską! Za 2 000 emerytury ludziom ledwo na masło wystarcza! Z czego niby mają 
kupić nowy samochód. 
Najlepszym rozwiązaniem będzie zabronić wjazdu nowo nabytym pojazdom nie spełniającym wymogów SCT. Dotychczasowi 
właściciele, a są to głównie ubogie starsze osoby powinni zachować prawo wjazdu. Mam zamiar jeździć moim samochodem najdłużej 
jak tylko będe mógł. Zmuszanie ludzi do zezłomowania sprawnych samochodów i zakupu nowych jest jawnym działaniem na szkodę 
środowiska i naszej planety i nakręcaniem biznesu firmom motoryzacyjnym.  

Wprowadzenie tak drastycznych opłat i cała ta akcja z SCT jest skokiem na naszą kasę, kolejnym podatkiem, a nie dbaniem o czyste 
powietrze. Chcecie czystego powietrza, to zróbcie ludziom parkingi P&R przy wszystkich kluczowych miejscach przesiadkowych tak 
abym mógł dojechać samochodem na parking, tam go bezpłatnie zaparkować i następnie na bilecie 20 minutowym dojechać na 
przykład do przychodni lub innego miejsca docelowego.  Ważne aby to były parkingi na których rzeczywiście będą miejsca parkingowe 

 i aby tych parkingów było dużo. Parkingi które wybudowano do tej pory do kropla w morzu potrzeb i nigdy na nich nie ma miejsca. 

Dla posiadaczy starszych samochodów oczekuje możliwości bezpłatnego dojazdu do wszystkich placówek medycznych (w tym Luxmed). Chyba nie sądzicie, że emeryci mieszkający na 
przedmieściach Krakowa nagle porzucą swoje samochody i kupią sobie nowe elektryczne “Tesle”. Nie jesteśmy Szwajcarią tylko Polską! Za 2 000 emerytury ludziom ledwo na masło 
wystarcza! Z czego niby mają kupić nowy samochód. 
Najlepszym rozwiązaniem będzie zabronić wjazdu nowo nabytym pojazdom nie spełniającym wymogów SCT. Dotychczasowi właściciele, a są to głównie ubogie starsze osoby powinni 
zachować prawo wjazdu. Mam zamiar jeździć moim samochodem najdłużej jak tylko będe mógł. Zmuszanie ludzi do zezłomowania sprawnych samochodów i zakupu nowych jest jawnym 
działaniem na szkodę środowiska i naszej planety i nakręcaniem biznesu firmom motoryzacyjnym.  

Wprowadzenie tak drastycznych opłat i cała ta akcja z SCT jest skokiem na naszą kasę, kolejnym podatkiem, a nie dbaniem o czyste powietrze. Chcecie czystego powietrza, to zróbcie 
ludziom parkingi P&R przy wszystkich kluczowych miejscach przesiadkowych tak abym mógł dojechać samochodem na parking, tam go bezpłatnie zaparkować i następnie na bilecie 20 
minutowym dojechać na przykład do przychodni lub innego miejsca docelowego.  Ważne aby to były parkingi na których rzeczywiście będą miejsca parkingowe i aby tych parkingów było 
dużo. Parkingi które wybudowano do tej pory do kropla w morzu potrzeb i nigdy na nich nie ma miejsca.

Oczekuję równego traktowania polaków i wprowadzenia takich samych zasad dla 
wszystkich, bez podziału na naszych i tych obcych. Jeśli nie będzie równych zasad pozwę 
miasto kraków za dyskryminację! Będę organizował i uczestniczył we wszystkich 
protestach bo strasznie mnie wkurzyło to co zaproponowano.

Dla posiadaczy starszych samochodów oczekuje możliwości bezpłatnego dojazdu do 
wszystkich placówek medycznych (w tym Luxmed). Chyba nie sądzicie, że emeryci 
mieszkający na przedmieściach Krakowa nagle porzucą swoje samochody i kupią sobie 
nowe elektryczne “Tesle”. Nie jesteśmy Szwajcarią tylko Polską! Za 2 000 zł emerytury 
ludziom ledwo na masło wystarcza! Z czego niby mają kupić nowy samochód. 
Najlepszym rozwiązaniem będzie zabronić wjazdu nowo nabytym pojazdom nie 
spełniającym wymogów SCT. Dotychczasowi właściciele, a są to głównie ubogie starsze 
osoby powinni zachować prawo wjazdu. Mam zamiar jeździć moim samochodem 
najdłużej jak tylko będe mógł. Zmuszanie ludzi do zezłomowania sprawnych 
samochodów i zakupu nowych jest jawnym działaniem na szkodę środowiska i naszej 

 planety i nakręcaniem biznesu firmom motoryzacyjnym.  

Wprowadzenie tak drastycznych opłat i cała ta akcja z SCT jest skokiem na naszą kasę, kolejnym podatkiem, a nie dbaniem o czyste powietrze. Chcecie czystego powietrza, to zróbcie ludziom 
parkingi P&R przy wszystkich kluczowych miejscach przesiadkowych tak abym mógł dojechać samochodem na parking, tam go bezpłatnie zaparkować i następnie na bilecie 20 minutowym dojechać 
na przykład do przychodni lub innego miejsca docelowego.  Ważne aby to były parkingi na których rzeczywiście będą miejsca parkingowe i aby tych parkingów było dużo. Parkingi które wybudowano 
do tej pory do kropla w morzu potrzeb i nigdy na nich nie ma miejsca. 

Oczekuję równego traktowania polaków i wprowadzenia takich samych zasad dla wszystkich, bez podziału na naszych i tych obcych. Jeśli 
nie będzie równych zasad pozwę miasto kraków za dyskryminację! Będę organizował i uczestniczył we wszystkich protestach bo strasznie 
mnie wkurzyło to co zaproponowano. Ludzi spoza Krakowa potraktowano jak osoby drugiej kategorii. 

Dla posiadaczy starszych samochodów oczekuje możliwości bezpłatnego dojazdu do wszystkich placówek medycznych (w tym Luxmed). 
Chyba nie sądzicie, że emeryci mieszkający na przedmieściach Krakowa nagle porzucą swoje samochody i kupią sobie nowe elektryczne 
“Tesle”. Nie jesteśmy Szwajcarią tylko Polską! Za 2 000 zł emerytury ludziom ledwo na masło wystarcza! Z czego niby mają kupić nowy 
samochód. 
Najlepszym rozwiązaniem będzie zabronić wjazdu nowo nabytym pojazdom nie spełniającym wymogów SCT. Dotychczasowi właściciele, a 
są to głównie ubogie starsze osoby powinni zachować prawo wjazdu. Mam zamiar jeździć moim samochodem najdłużej jak tylko będe 
mógł. Zmuszanie ludzi do zezłomowania sprawnych samochodów i zakupu nowych jest jawnym działaniem na szkodę środowiska i naszej 

 planety i nakręcaniem biznesu firmom motoryzacyjnym. 

############### Okolice rynku Samochody benzynowe od euro3. Większość benzyn wyprodukowanych przed 2005 rokiem posiada już tak naprawdę normę euro 4. Oficjalnie euro 4 weszło w 2005, ale producenci już 
wcześniej dostosowywali samochody pod te normę, ale według tabelek rocznik je trzyma.

Zapłacisz abonament to nie zatruwasz powietrza. Pomysl jedynie dla wyłudzenia pieniędzy.

############### Propozycja bardziej przyjazna dla mieszkancow krk ale duzo mniej dla mieszkancow okolicznych miejscowosci. A to wlasnie oni w duzej mierze wiaza m. In. Swoja prace z krk. Jest bardzo duzo firm ktore 
codzienie realizuja swoje zlecenia w krk i wielu z nich nie spelnia tych wymogow. Jesli beda musieli sie dostosowac co wg mnie jest nie realne do 1 lipca 2025 to napewno ceny produktow i uslug dla 
mieszkacow krk pojda diametralnie w gore a wtedy mieszkancy napewno nie beda zadowoleni.

Wydaje mi sie ze jest o wiele wiecej takich miejsc a dolozenie bedzie sie wiazalo z trudnosciami w egzekwowaniu Wg mnie jest to najgorsza zmiana, poniewaz stary projekt mowil ze od 1 lipca 2026 bedzie obowiazywal przepis ze do krk beda mogly wjezdzac (dot. Diesli) samochody od normy euro 5 a 
tu nagle taka diametralna roznica. Wiele osob wymienilo samchody wlasnie na takie ktore by ten przepis spelnialy a tutaj taka zmiana. Dodam ze diesel z 2013 w porownaniu z tym 
samym modelem z 2014 czy 2015 ma ta sama konstrukcje silnika ( ta sama norme euro) a juz bedzie musial uiszczac oplaty.wg mnie brakuje tutaj logiki.

############### Tak Uważam że dla mieszkańców Krakowa nie powinno być ograniczeń dla już zarejestrowanych pojazdów względem standardu euro natomiast wszystkie rejestrowane od nowa samochody 
w Krakowie powinny mieć euro 4 w benzynie oraz euro 6 w dieslu

Takie rozwiązanie powinno zostać przedłużone bezterminowo dla obecnych 
mieszkańców Kraków  do śmierci technicznej pojazdu

Tak Albo wszyscy albo nikt bez wyjątku

############### Uważam, że dyskryminowanie ludzi z uwagi na rok produkcji posiadanego samochodu nie powinno mieć miejsca.  Polska jako członek Unii Europejskiej powinna walczyć o równe traktowanie wszystkich 
obywateli. 

Uważam, że dyskryminowanie ludzi z uwagi na rok produkcji posiadanego samochodu nie powinno mieć miejsca.  Polska jako członek 
Unii Europejskiej powinna walczyć o równe traktowanie wszystkich obywateli.

Uważam, że dyskryminowanie ludzi z uwagi na rok produkcji posiadanego samochodu nie powinno mieć miejsca.  Polska jako członek Unii Europejskiej powinna walczyć o równe 
traktowanie wszystkich obywateli.

Uważam, że dyskryminowanie ludzi z uwagi na rok produkcji posiadanego samochodu 
nie powinno mieć miejsca.  Polska jako członek Unii Europejskiej powinna walczyć o 
równe traktowanie wszystkich obywateli.

Takie rozwiązanie jest niesprawiedliwe, ponieważ nie traktuje równo mieszkańców Krakowa. Rowiązaniem poprawiającym syttuację w Krakowie byłoby wprowadzenie na terenie większości miasta 
strefy parkingowej, która nie dotyczy mieszkańców Krakowa. Strefa prakowania zachęciłaby przyjezdnych do korzystania z komunikacji co dodatkowo zailiłoby budżet Krakowa. 

Jeżeli nasze władze nie będą miały odwagi na wycofanie się ze strefy należy ją tak skonstruować żeby jej wprowadzenie nie dotknęły 
żadnego mieszkańca Krakowa. Miasto powinno się skupić na obniżeniu kosztów za komunikację miejską i zwiększeniu oplat za parkowanie 
oraz zwiększeniu strefy parkowania na całe miasto. Taka strefa nie powinna dotyczyć mieszkańców Krakowa, a rozwązanie powinno 
zachęciać do korzystania z MPK. 

############### Strefa powinna obejmować tylko i wyłącznie ścisłe centrum miasta. Tylko ścisłe centrum miasta! Euro IV dla wszystkich pojazdów! NIE DLA SCT!!! NIE DLA SCT!!! NIE DLA SCT!!! 
############### Strefa powinna być tylko  w centrum miasta Nie za mało miejsc parkingowych   jak dojazd do szpitali na Krowodrzy  , Nowej Huty dla ludzi spoza Krakowa SCT    tylko w centrum jak w innych  krajach np Berlin  nie ma strefy na całe miasto Zle bo tylko dla bogatych nie można dzielić społoczenstwa Tylko centrum 
############### Stop sct Stop sct Stop sct Stop sct Stop sct
############### Żadnych granic. Miasto jest dostępne dla każdego. Brak wykluczeń społecznych.  Zero SCT Każde auto ma wjechać do miasta. Szczególnie zabytki Głupota eko szmatławców. Wystarczy, ze płacą 7 zł za godzinę postoju. Głupota. Zabytki stoją zamordowana to czemu auta zabytkowa mają być wyłączone skoro to sztuka dawnych lat. Dziedzictwo 

motoryzacyjne. 
############### jeśli już musi być to powinna objąć tylko ścisłe centrum miasta i pojazdy poniżej Euro1 i 2 Strefa jest za duża.jeśli już ma być to w centrum od Alei 3 Wieszczówo rynku ograniczenia są zbyt ostre.auta od Euro 3 powinny wjeżdżać jeszcze przynajmniej 10 lat tak samo dla wszystkich Dobre
############### SCT należy rozszerzyć na cały Kraków. To jedyny sposób eliminacje aut które za granica nie przechodzą przeglądów a u nas trują ludzi bo przeglądy rejestracyjne to żart. Euro 4 na start wystarczy pod warunkiem że przeglądy rejestracyjne będą robione tak jak np w Niemczech, czyli dokładnie sprawdzane spaliny dla każdego rodzaju paliwa. Pod warunkiem że przejdą przeglad rejetracyjny wg standardu jak w Niemczech. Pod warunkiem że przejdą przegląd rejestracyjny wg standardu jak w Niemczech. Wyjątek tylko dla aut faktycznie sprawnych technicznie czyli przebadanych pod wzgledem emisji spalin. Na dzien dzisiejszy badania to żart. 

Pojazdy dymią na czarno, biało i niebiesko.
############### Strefa powinna być ograniczona co najwyżej do obszaru rynku głównego Zaproponowany obszar jest oczywiście zbyt duży Zaproponowane standardy emisji Euro są oczywiście zbyt restrykcyjne Mieszkańcom nie powinny być narzucane jakiekolwiek wymogi Jest to rozwiązanie absurdalne, nikomu nie powinien być zabraniany wjazd do Krakowa Strefa jest bezsensowna, jest absurdalnym biurokratycznym wymysłem bez którego nie trzeba by było robić żałosnej liczby wyjątków do 

których potem będzie trzeba zatrudniać kolejnych urzędników aby sprawdzali czy zapisy są respektowane. Przypominam, że mamy 
zadłużone po uszy miasto, horrendalnie wysoki deficyt a chcemy też budować metro więc oczywiste jest to, że nie możemy sobie pozwalać 
na tego typu absurdalne wydatki

############### Centrum wewnątrz Al. Trzech Wieszczy ewentualnie zgodność ze strefą płatnego parkowania W najgorszym razie obszar poza SPP powinien być dostępny Moim zdaniem, obecna propozycja jest zbyt restrykcyjna. Powinna zostać złagodzona do aktualnie obowiązującej uchwały Pojazdy historyczne/zabytkowe powinny być zwolnione z jakichkolwiek ograniczeń. Samochody te są zbyt kłopotliwe, by poruszać soę na 
co dzień a ucierpi na tym wiele aspektów, muzea, czy prywatne kolekcje i prywatni użytkownicy.

############### Nie dla SCT w Krakowie Nie dla SCT w Krakowie Nie dla SCT w Kralowie Nie dla SCT w Krakowie Nie dla SCT w Krakowie Nie dla SCT w Krakowie
############### Nie mam uwag Należy dać możliwość wykorzystania komunikacji i rozwiązań park and ride. Uważam, w mieszkańcy płacący podatki powinni być zwolnieni ze strefy przez kolejnych 

10 lat. Starsze auta siłą rzeczy przestaną być problemem, a mieszkańcy utrzymują swoje 
 miasto nie będą za to karani. 

Opłaty są stosowane od lat w największych miastach Europy i to się sprawdza.
Dobrze od początku postawić na rozwiązanie maksymalnie zautomatyzowane.

Jak wspomniałem wcześniej, uważam że wyłączenie powinno zostać wydłużone do 10 lat. Samochody stare trafią na złom, samochody 
historyczne lub zabytkowe będą mogły osiągnąć odpowiedni status.

############### Jestem przeciwny wprowadzenia SCT w każdej formie. Jest to ograniczenie wolności i poruszania się. Jeśli SCT to tylko w obrębie Rynku Głównego. SCT tylko w obrębie Rynku Głównego. Nie można ograniczać dostępu do tak ważnych instytucji jak szpitale osobą spoza Krakowa.  Sprawdziłem wymagania i uważam, że po okresie przejściowym (5lat) czyli od 1/01/2030 samochody z silnikiem Diesla spełniające normę Euro 5 powinny mieć nadal możliwość 
poruszania się po mieście bez dodatkowych opłat.  

Każdy mieszkaniec Krakowa, który ma samochód zarejestrowany na siebie w Krakowie 
powinien mieć prawo używania go niezależnie od SCT do czasu dopóki nie zmieni na 
kolejny. (Czyli jeśli samochód jest sprawy przechodzi przeglądy techniczne może być 
używany dożywotnio.) Kolejny samochód przy rejestracji powinien wtedy spełniać już 
jakieś wymogi Euro. Nie można zmusić albo wykluczyć mieszkańców z posiadania 
własnego samochodu. O wymianie samochodu na nowszy decyduje sam właściciel a nie 
jakaś strefa urzędnik itd. 

Musi być jakaś możliwość wjechania do miasta. Nie można tego ograniczać, opłaty powinny być symboliczne. Już wyżej napisałem, że Krakowianie powinny mieć możliwość jeżdżenia po mieście obecnymi samochodami dopóki ich nie zmienią na 
nowsze modele. Ten proces powinien się odbyć spokojnie delikatnie bez przymusu. Społeczeństwo jest świadome i chętnie to zrobi ale bez 
presji i nakazu. Ale 5 letni okres przejściowy to za krótko. Jak można zmusić kogoś do wymiany samochodu, który jest sprawny technicznie, 
przecież to jest kuriozum. Należy postawić większy nacisk na badania techniczne i tutaj eliminować patologię i stare dymiące rupiecie. 
Wszyscy mamy już dosyć tej pseudo ekologii co uderzą nas po kieszeni każdego dnia. Ceny energii są astronomiczne, do tego kolejne 

 pomysły EU odnośnie ETS2. To szaleństwo musi się skończyć. Proszę więc o roztropność i mądrość we wprowadzaniu takich rozwiązań. 

############### Jakiekolwiek ograniczenia w tym zakresie nie powinny obejmować pojazdów już zarejestrowanych w Krakowie. Nie wyobrażam sobie sytuacji gdzie na bazie nowych przepisów ktoś nie 
może używać na terenie miasta pojazdu który już posiada i zgodnie z prawem został on zarejestrowany. Wszelkie ograniczenia standardu emisji powinny obejmować jedynie 
noworejestrowane pojazdy.

Jak pisałem wyżej - pojazdy już zarejestrowane powinny być dożywotnio wyłączone spod 
wymogów SCT a wszelkie ograniczenia powinny dotyczyć jedynie nowo rejestrowanych 
pojazdów.

I co to ma wspólnego z ekologią? Właśnie ten pomysł pokazuje czarno na białym że nie o ekologię chodzi a o wyciągnięcie dodatkowych pieniędzy z kieszeni kierowcy i podatnika! Krakowianie wypowiedzieli się jasno - nie chcą żadnej SCT. Ja uparcie sugeruje aby SCT po prostu nie obejmowało już zarejestrowanych w 
Krakowie pojazdów. Nie można zmuszać ludzi do pozbywania się samochodów. Koniec końców ludzie jeżdżą starszymi pojazdami nie 
dlatego że chcą a dlatego że nie stać ich na nowe. Do tego pojazdy elektryczne wcale nie są ekologiczne a kosztują krocie plus stanowią 
realne zagrożenie dla zdrowia i życia mieszkańców - tylko czekać jak tego typu pojazd ulegnie pożarowi np na zamkniętym parkingu pod 
blokiem albo centrum handlowym - ciekaw jest kto i jak go ugasi.

############### Należy ograniczyć SCT do 1.obwodnicy, tj. do obszaru wyznaczonego przez Planty Zła propozycja. Powinny być brane po uwagę wyniki pomiarów uzyskane na stacjach diagnostycznych. Skąd się wzięła liczba 5 lat? Dlaczego nie 10? "Bo tak"? Bardzo złe rozwiązanie, uzależniające możliwość odpłatnego zanieczyszczenia powietrza, z którym rzekomo projekt SCT walczy, od majętności właściciela pojazdu. To rażąca niekonsekwencja. 
Oczywistym rozwinięciem proponowanych opłat byłoby wprowadzenie odpłatnej możliwości spalania paliw stałych.

Trzeba się zdecydować: walczymy z zanieczyszczeniem powietrza, czy handlujemy nim? Jeśli to drugie, to proponuję wprowadzić odpłatną 
możliwość spalania paliw stałych. Np. 10 zł za dobę palenia w kominku. 

############### Taka strefa nie powinna istnieć wcale. Każdy obywatel powienien mieć dostęp do poruszania się autem dopuszczonym do ruchu po całym terenie Krakowa. Każde auto dopuszczone do ruchu spełnia wymogi, zatem strefa nie ma najmniejszego sensu. Nie powinno się ograniczać mieszkańców. Jest to zachowanie będące kolejnym podatkiem zniechęcające do mieszkania w Krakowie. Każdy urzędnik powienien zacząć od siebie. Każda grupa społeczna zasługuje na swobodę poruszania się autem dopuszczonym do ruchu. Jest to zapewnieone przez Konstytucję. 
Ponadto takie działanie nie jest podparte żadna merytoryką. 

############### powinna być norma euro 5 dla diesli ale samochod winien byc dokladnie sprawdzany przy przeglądzie czy technicznie normę spełnia mieszkańcy Krakowa nie powinni wcale być objęci tymi wymogami, ale samochody nie 
spełniające norm 
 należące do krakowian mogłyby mieć zakaz np. poruszania się w parzyste dni miesiąca 
lub wg inne reguły

żadnych ulg dla nie mieszkańców Krakowa krakowianie nie powinni być objęci strefą SCT, płacimy podatki w Krakowie i powinniśmy mieć przywileje z tego tytułu, lub niech będzie to 
norma euro 5, eur 6 wyklucza wiele samochodow ktore są nowoczesne i posiadają DPF itp, oceniany powinien być stan techniczny

############### Obwód wyznaczony alejami, Wita Stwosza i Dietla Zaproponowane wymagania są oderwane od rzeczywistości, dla wszystkich silników maksymalnie euro 3 Żadnych ulg dla mieszkańców, oni nie muszą mieć samochodów bo mają komunikację 
miejską na wyciągnięcie ręki i w preferencyjnej cenie, najważniejsi są przyjezdni bo mają 
daleko do miejsc pracy i nie mają wyboru bo często na prowincjach komunikacja nie 
funkcjonuje tak sprawnie 

Czysta hipokryzja, niezaprzeczalny dowód na to że SCT nie służy poprawie jakości powietrza tylko To zwykle złodziejstwo i wyciąganie pieniędzy Żadnych wyjątków dla mieszkańców, oni samochodów mieć nie muszą bo mają wszystko na wyciągnięcie ręki, tylko pojazdy specjalne, 
historyczne i zabytkowe na żółtych tablicach, również w nagłych przypadkach zagrożenia życia 

############### Co z mieszkańcami sąsiednich gmin ? Mieszkam w Brzeziu, gmina Zabierzów i mam Toyotę Yaris z 2004 roku. Silnik 1l benzyna, dużo mniej emituje niż potężne współczesne silniki. I nagle nie wjadę nim do 
Krakowa za kilka miesięcy. W Krakowie spędzam dużą część mojego życia. Zakupy, lekarze, usługi. Zostaję wykluczony komunikacyjnie. Bo mam starą ale bardzo sprawną i oszczędną dla mnie i środowiska 
Toyotę. 

Strefa ew. powinna obejmować tylko centralną część Krakowa. J.w. Toyota Yaris. Benzyna, 1 l silnik wg tych założeń już nie przejdzie. Masakra. To oszczędny silnik A co z nami ? Mieszkańcami przedmieść ? W Krakowie wydaje pieniądze, tam jest też 
moje życie 

To jest hipokryzja 

############### Granice strefy, do 2 obwodnicy tj, aleje 3 wieszczów, dietla, rondo mogilskie oraz grzegórzeckie Nie, żaden obszar nie jest dobrą propozycją Nie powinno być w ogóle strefy w Krakowie. Ewentualnie powinna być mała tak, aby nikt nie był wykluczony czy to mieszkańcy czy przyjezdni Mieszkańcy nigdy nie powinni podelgac SCT jeśli płacą podatki w Krakowie od 2 lat 
conajmniej

Źle, pieniądze nie filtrują powietrza nieprawdaż? Jeśli tak, nie powinno być w ogóle wprowadzonej sct Nie dla SCT w Krakowie, tutaj nie potrzeba się zbytnio rozpisywać 

############### Etapowe wprowadzanie strefy co do obszaru ( 1 etap NIE uwzględniający całego Krakowa) Strefa powinna zostać wprowadzona, ALE obowiązywać tylko pojazdy zakupione po określonej dacie. Do strefy powinien wjeżdżać 
każdy pojazd jeżeli tylko przechodzi badania techniczne.  Bez sensu jest tutaj wymieniać wszystkie urzędy, duże firmy (np./ PGING, 
Tauron itp do których trzeba dojechać, szpitale, miejsca kultu itp)

Strefa  nie powinna być oparta o standardy emisji !. Nowe 3,5litrowe BMW D emituje więcej szkodliwych substancji niż malutki 1l 15 letni diesel. Niech ktoś w końcu to przemyśli ! Napisałem powyżej pkt 2 To ma być czysta strefa, czy źródło zarobku dla miasta ?
Jakie opłaty, jaki podział, dzielicie ludzi na bogatych którzy wjadą (np 3,5l Dieslem BMW ....)   i biednych których nie stać na wymianę pojazdu i nie wiedzie małym 1l smartem  CHORE !!!

Jak wyżej. Każdy pojazd przechodzący badania - wjeżdża. Wymieniasz samochód na inny - musisz uwzględnić założenia strefy ( oczywiście 
nie takie że tylko nowe 1 roczne samochody będzie można kupić ...) 

############### Nie zgadzam się z STC należy wprowadzić referendum w tej sya nie podejmować totalitarne decyzję przez urzędników opłacanych z naszych podatków Totalna głupota urzędników których za dużo pracuje pasożytuje na naszych podatkach Wszystkie taxi powinny być zwolnione z STC niezależnie od roku produkcji skoro licencja została wydana wcześniej należy przeprowadzić referendum Mieszkańcy i taxi nie powinno być objęta STC ewentualnie samochody nowo kupowane Totalna głupota Mieszkańcy Krakowa, taxi, przedsiębiorcy powinni być bezterminowo zwolnieni gdzie referendum??????
############### Nie powinno być wyłączeń w postaci głównych ulic Nie powinno być wyjątków geograficznych Brak uwag Powinno być skrócone do 3 lat Tylko i wylacznie jeśli będą przeznaczane na działania ekologiczne Ok
############### Nie dla SCT! Nie dla SCT! Nie dla SCT! Nie dla SCT! Nie dla SCT! Nie dla SCT!
############### Strefa tylko w obrębie rynku głównego. Strefa tylko w obrębie rynku głównego Strefa tylko w obrębie rynku głównego Strefa tylko w obrębie rynku głównego Strefa tylko w obrębie rynku głównego Strefa tylko w obrębie rynku głównego 
############### Nie.Popieram euro 4 dla benzyny .Euro 3 jest w porządku .Inwalidzi wszyscy z każda grupa powinni być zwolnieni z tego bez wyjątku .
############### Strefa tylko koło rynku Tylko kolo rynku Dobre i 5 lat Niek placa ci ze wsi
############### Żadna strefa w żadnej konstrukcji 
############### Strefa mogła by obejmowac ewentualnie scisłe centrum Jeden parking park and ride czyli auto bedzie mogło przejechac cale miasto tylko po to zeby tam moglo legalnie zaparkowac raczej 

bezmyslny pomysł.
Jest to skok na kase który dotknie najuboższych ludzi dojezdzajacych do pracy w krakowie bez alternatywy czyli brak parkingow park and ride.Rozumujac nak radni miasta masz stare auto ale 
zaplaciaz wiec jestes eko.

############### Do każdego Park And Drive powinien być możliwy dojazd. Prawo nie powinno działac wstecz. Kazdy mieszkaniec powinien miec mozliwosc 
uzytkowania swojego auta do smierci technicznej jesli tylko spelna wymagania emisji 
spalin z dnia jego produkcji. Za to przy rejestracji starego auta mieszkaniec musi 
podpisać klauzule, ze nie bedzie mogl poruszac sie autem za jakis czas. Chodzi mi o to, 
zeby nie pozbawiać mozliwosci poruszania sie autem nie spelniajacych norm 
krakowianom, ktorzy takie auta posiadaja przed wejscie SCT.

No to dbamy o srodowisko czy szukamy pieniędzy?

############### Ograniczona do samego Centrum (Rynek i okolice) Każdy P&R na granicach Strefy inaczej będzie to po prostu hipokryzja Proponuję niech to będzie połowa średniego wieku aut w Polsce. Niewielu stać na nowe 
auta.

Jak niby chce się to śledzić? Pojazdy historyczne nie powinny w ogóle podlegać pod zakazy SCT tak samo jak specjalne.

############### Strefa niech obejmuje Rynek Główny, Stare miasto do Wisły. Generalnie w centrum Tak, to dobry obszar dla ludzi spoza Krakowa. Standardy dla nowych aut są dobre, ale dla aut mieszkańców Krakowa nie. Oni powinni jedździć tym , co mają przed wprowadzeniem strefy Mieszkańcy powinni mieć prawo wjazdu bez względu na ograniczenia strefy. Dla ludzi którzy nie mieszkają w Krakowie, jeśli chcą wyjechać i chcą płacić niech to robią Powtarzam, że mieszkańcy którzy pracują w Krakowie, którzy się tu rozliczają, mieszkają w Krakowie, ich dzieci tu chodzą do szkół powinni 
mieć wjazd bez ograniczeń, bo samo wprowadzenie strefy to ograniczanie dostępu mieszkańcom dojazdu do pracy, szkoły itp. Mieszkańcy 
Krakowa nie kają takich sytuacji gdzie indziej, bo Kraków to ich miejsce zamieszkania

############### Wszystkie szpitale,szkoły 7 lat Oczywiście na plus
############### Tak. Zapoznałem się, moje uwagi: 

- kto w ostatnim czasie wymieniał samochód, znał pierwotne zasady strefy i kupował samochód z minimum euro 5 jeśli chodzi o Diesla, i faktycznie miało to sens, gdyż euro 5 wprowadziło najbardziej znaczące 
dla zdrowia zmiany w wyposażeniu samochodu. 
- nie na sensu z euro 6 następnie naciągać na 6d, gdyż wtedy w ogóle nie zmieniły się normy emisji, a jedynie metodologia badań. A w ten sposób znowu kolejna masa samochodów znów stanie się nic nie 
warta, jak po publikacji projektu z poprzednich lat, samochody Diesla z euro 4
- strefa mogłaby się spokojniej ograniczać do drugiej obwodnicy, jak sama nazwa wskazuje "strefa" to nie całe prawie miasto 
- wykupienie się opłatą, jest tym samym jakbym mógł zapłacić 2,5 za każde wyrzucenie śmieci na trawnik ... Co za nonsens 
- strefa nie ma sensu, gdyż flota wymienia się samoczynnie. To nie kraj czy miasto pasjonatów graciarstwa, a czynniki ekonomiczne. Kogo stać ten wymienia po prostu swój pojazd zazwyczaj.

Najbardziej znaczące zmiany w wyposażeniu samochodów z silnikiem diesla to euro 5, a dla benzynowych to obowiązkowy katalizator. Więc każde pójście dalej niż te dwa kryteria to już 
znęcanie się jawne nad społeczeństwem. 
A jak już wyżej pisałem, rozróżnianie jakieś drastyczne Euro6 od Euro6d, bardzo mocno sugeruje lobbowanie za zyskami koncernów motoryzacyjnych.

Jeśli strefa byłaby znacznie mniejsza, to pierwszej lub drugiej obwodnicy ok. Ale jeśli 
chodzi o całe miasto, to zdecydowanie mieszkańcy powinni być po prostu wyjęci spod 
tych kryteriów. 
Efekt będzie odwrotny od zamierzonego...  ktoś nie będzie przykładał się do serwisu i 
dbałości o swój pojazd, wiedząc że co chwilę musi wymienić na nowszy, a jego zadbany 
samochód, decyzją urzędników stanie się nic nie wartym złomem.

Jak wyżej Jak wyżej

############### zapoznałem się - strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum miasta (na pewno nie poza Aleje), może też objąć ścisłe centrum Kazimierza gdzie ruch pojazdów jest ograniczony bezwzględnie powinna być możliwość dojazdu do wszystkich instytucji publicznych w Krakowie, dojazd powinien być alternatywnymi 
ulicami do szpitali, sądów, prokuratur, urzędów

Auta benzynowe - rok 1992, 
Diesle - rok 2006
Auta benzynowe mają ograniczone emisje od czasu obowiązkowych katalizatorów - czyli EURO1, diesle rzeczywiście można ograniczyć do EURO4 czyli wyższych norm emisji kiedy 
większość aut miała już DPF

Mieszkańcy powinni mieć co najmniej 7 lat na wymianę samochodów powinna być zawsze taka możliwość bo bezsensowne jest oczekiwanie że ludzie mieszkający poza Krakowem wymienią auta tylko dlatego że w Krakowie jest strefa. Proponowane wysokości stawek 
są zdecydowanie za wysokie - stawka nie powinna przekraczać 15 zł/dziennie i 200 zł/miesięcznie

Brak jest powodów aby wyłączać pojazdy publiczne i kościelne - jak wszyscy to wszyscy, najbardziej trują ciężarówki i autobusy
Brak powodu aby ograniczać auta zabytkowe - nawet w Londynie mogą wjeżdżać do ULEZ

############### SCT powinna być wprowadzona w granicach pierwszej obwodnicy wyłącznie na Starym Mieście Dostępny powinien pozostać cały obszar do granic pierwszej obwodnicy Starego Miasta Od 5 lat jestem w posiadaniu pojazdu z silnikiem wysokoprężnym wyprodukowanego w grudniu 2009 roku, który automatycznie  został zakwalifikowany do normy EURO 4 mimo, że ma 
homologację EURO 5. Kwalifikacja według roku produkcji nie jest sprawiedliwa. Większy nacisk powinien być położony na eliminowanie pojazdów uszkodzonych, przerobionych i nie 
spełniających norm, które były dla nich przewidziane. W tym momencie nie jestem w stanie sprzedać posiadanego pojazdu, a na kupno nowego spełniającego normy zakładane w 
projekcie mnie nie stać. Jeśli SCT zostanie przyjęta w proponowanym obecnie kształcie, przy założeniu, że do roku 2030 będę mógł korzystać z obecnie posiadanego pojazdu - nie mam 
sprzeciwu. Obawiam się jednak, że mogą zostać wprowadzone zmiany, które skrócą okres "karencji" dla mieszkańców Krakowa. 

To rozwiązanie wydaje się być sprawiedliwe. Krótszy okres będzie krzywdzący dla tych, 
których nie stać obecnie na zmianę auta. Istnieje duże prawdopodobieństwo, że starsze 
pojazdy zostaną wyeliminowane wcześniej ale zmuszanie do zmiany pojazdu w okresie 
krótszym niż 5 lat będzie zbyt dużą restrykcją

Jest to dobre rozwiązanie ale powinno obowiązywać wyłącznie do 2030 roku do czasu gdy mieszkańcy wymienią auta na zgodne z założeniami SCT Z założeń strefy powinni być wyłączeni również taksówkarze prowadzący jednoosobową działalność gospodarczą.

############### Nie wyrażam zgody na jakąkolwiek strefę czystego transportu w krakowie Nie wyrażam zgody na żadną strefę czystego tramsportu Nie wyrażam zgody na strefę czystego transportu oraz opłaty za wjazd Nie wyrażam zgody na strefę czystego transportu
############### Centrum Krakowa (Stare miasto) To nie jest dobra propozycja Diesel Euro 5 nie jest taki zły w porównaniu do diesla euro 4 i niżej. Można by go też dodać. Zły Jeszcze warto było dodać do listy wyjątków mieszkańców miast pobliżu Krakowa - Zielonki, Bibice, Węgrzce, Wieliczka, Niepołomice, 

Zabierzów, Modlnica i pozostałe.
############### Bez strefy  Złe rozwiązanie Złe rozwiązanie wykluczające ubogich tak zmienione Tak zmienione, ludzie sami będą wymieniać samochody z czasem Zla propozyczja oplaty sa nakladane na biednych Zła wszystko do odrzucenia 

############### Granice powinny mieścić się w obszarze II obwodnicy Krakowa. SCT na terenie całego Krakowa jest irracjonalne, niewymagane przez UE a ponad to uderza w w szeroko rozumiany biznes. Jw. SCT powinny być w granicach II obw. Krakowa. Wszelki zakaz wjazdu do SCT w granicach administracyjnych Krakowa jest moim zdaniem uderzeniem konstytucyjną wolność posiadające starsze samochody. Jedyną opcją jest 
pozwolenie na wjazd wszystkim samochodom do granic II obwodnicy Krakowa. II obwodnica może być obarczona zakazem jak w projekcie. 

Powinien być dłuższy okres ale taka postać rzeczy i tak jest krzywdząca dla osób 
pracujących w Krakowie ale dojeżdżających z poza granic Krakowa starszymi 
samochodami.

Nie wprowadzenie takich rozwiazan jest odebraniem praw konstrukcyjnych. Opłaty są kompromisem. 

############### 1 obwodnica Krakowa, maksymalnie 2 obwodnica Dworzec główny, stadiony Cracovii, Wisły (zmniejszy to frekwencje), muzea Wymagania norm emisji są zbyt wysokie dla diesli. W 2025 roku diesle od 2010 powinny móc wjeżdżać a w 2030 roku diesle od 2014. Myślę, że to lepsza zmiana bo 12 letnie samochody 
niemogące wjechać do miasta to przesada...

Jeśli zostaną obniżone normy w 2030r. dla diesli produkowanych od 2014 roku do 2018 
to nie mam uwag 

Myślę, że ceny mogłyby zostać obniżone dla mieszkańców sąsiednich powiatów, gmin aby nie zniechęcało to do korzystania przez nich z usług w Krakowie 

############### Rynek Główny plus ew. Plac Wszystkich Świętych - cokolwiek więcej SZKODZI życiu miasta. To, co zostało zaprezentowane (wyłączone tereny zapleszowskie i kilka krótkich odcinków na wjazdówkach) - to 
SKANDAL, za który autorzy powinni dostać zwolnienia dyscyplinarne. Fakt, że ktoś mieszka na północ od Krakowa NIE znaczy, że jedzie tylko do szpitala JP2. Tak samo mieszkańcy Myślenic NIE muszą jechać 
tylko do szpitali w Kobierzynie i na Bieżanowie.

Policzcie sobie WSZYSTKIE szpitale, urzędy wojewódzkie, regionalne, powiatowe itp. oraz siedziby dużych firm. Ludzie muszą i mają 
prawo dojechać do WSZYSTKICH tych miejsc, a nie tylko do kilku wybranych.

Powyżej Euro-4 różnice są minimalne, w przypadku pojazdów benzynowych wręcz żadne - zatem nie ma co kombinować. Tym czasem Euro-4 wprowadzone zostało ok. 20 lat temu, więc 
samochodów nie spełniających tych norm i tak jest niewiele i niedługo naturalnie znikną na złomowiskach. 

Skoro jestem PRZECIWKO SCT, to ta kwestia nie ma znaczenia. Jak wspomniałem wyżej, 
jak ktoś ma takie stare auto, to i tak niedługo przestanie go mieć, więc żadne obostrzenia 
ani okresy przejściowe nie mają sensu.

Bardziej mnie interesuje sytuacja, gdy ktoś AWARYJNIE wjedzie, bez dokonania formalności, ale wykaże ważny powód. Oczywiście opłata godzinowa nie ma sensu - znaczny procent czasu i tak 
zostanie stracony w korkach i na szukanie miejsca parkingowego. Nad dzienną/miesięczną/roczną można się zastanowić - ale wyłącznie po LIKWIDACJI Strefy Płatnego Parkowania. Skoro szkodzicie 
w jednym miejscu - naprawcie coś w innym.

Brak SCT lub jej ograniczenie do minimum powoduje brak problemów z wyjątkami.

############### Likwidację tego chorego pomysłu Likwidacja chorego pomysłu eko terrorystów ! Eko ściema ... Jesteście ludźmi nie robotami naprawdę nie widzicie że to jest eko ściema prowadząca do jeszcze większego zubożenia społeczeństwa ? ... Jesteśmy biednym społeczeństwem , ludzi nie stać na wymianę samochodów na 
elektryki które wcale nie są ekologiczne w kraju gdzie prąd oparty jest na węglu ... 

Skok na kasę widzicie co chcecie wprowadzić ? Eko ściema!!!! 

############### *********** *********** *********** *********** *********** ***********
############### Do obszaru plant krakowskich Całe miasto poza obszarem plant Nie powinno dotyczyć pojazdów zarejestrowanych w mieście przed wprowadzeniem strefy Bez ograniczeń dla mieszkańców Krakowa OK Nie powinno dotyczyć pojazdów zarejestrowanych w mieście przed wprowadzeniem strefy
############### Wokół 1 max 2 obwodnicy ale nie powinna dotyczyć wszystkich mieszkańców Krakowa Powinien być dopuszczony dojazd do wszystkich szpitali i przychodni w Krakowie. Również tych prywatnych Powinno to być euro 2 dla wszystkich samochodów. Dodatkowo urzędnicy nie powinny ograniczać ( zawężać ) pasów ruchu bo te korki powodują dużo większe zanieczyszczenia. 

Dodatkowo wszystkie urzędy powinny być wyprowadzone z centrum miasta ( okolice 4 obwodnicy ) w szczególności Ztp, zdmk itp
Powinien być czas nieograniczony na okres przejściowy. Dlaczego zmusza się nas 
mieszkańców do zmian dla samochodów

Mieszkańcy Krakowa powinny mieć możliwość wjazdu zawsze. Tu płacimy podatki i to dla nas są urzędnicy Mieszkańcy płacący podatki w Krakowie powinni nie być ograniczani w czasie do wjazdu do swoim mieszkań. Dodatkowo samochody 
historyczne/ zabytkowe nie powinny podlegać na sct

############### nie wierzę już w żadne nowe pomysły , ustawy , itp. od wielu lat w Krakowie ,, rządzą ,, samochodziarze , a piesi tacy jak ja mogą tylko ,, zdychać ,, w smrodzie spalin w każdej części Krakowa , korki prywatnych 
samochodów pod Pocztą Główną , na Dietla , Wielopolu .... o czym wogóle mówimy .... i tak samochodziarze wygrają .... i będą nas mamić od lat pomysłami, że niby ma się coś polepszyć .... jak się nie 
wprowadzi drastycznych zakazów wjazdów i ludzie wreszcie nie podniosą ,, czterech liter ,, z fotela samochodu ....... to marny nasz los ... od zawsze jeżdżę tylko komunikacją miejską po Krakowie ( nawet 
dojeżdżałam do Zabierzowa do pracy tramwajem i pociągiem , bo się tak da bez problemu ) , ale jeśli miasta od lat pozwalają na to, aby samochody były wszędzie , na każdej ulicy , na każdym chodniku ....... to 
nic się nie zmieni ...... zdechniemy w smrodzie spalin wszyscy !

############### Auta z silnikiem benzynowym wyprodukowane nie później niż w 2000r  Opłata 40zl dziennie i solidna egzekucja 

############### W ogóle nie powinna istnieć STC. Nie 5 lat tylko wieczność.
############### Obszar wokół plant Ograniczenie moze obowiązować dla mieszkanców krakowa tylko dla 

noworejestrowanych samochodów. Dla dla innych mieszkających poza krakowem mozna 
je wprowadzic wczesniej

Bez sensu, ciezkie do egzekwowania

############### Tylko Rynek Główny, reszta miasta wolne od sct Krakow jest stolicą wojewodztwa i powiatu. Obywatele calej malopolski powinni mieć nieograniczony dostęp do urzędów 
wojewodzkich i powiatowych, edukacji, kultury i służby zdrowia. Nie wolno Uchwałą rady miasta ograniczać praw obywatelskich 
wynikających z Konstytucji. 

Miasto wolne od sct. Dlaczego mieszkaniec Krakowa ma być inaczej traktowany-bo jest potencjalnym 
wyborcą? Jaki będzie skutek ekologiczny tego wyłączenia? Ktoś to badał? Miasto 
powinno zrezygnować z projektu sct.

To rozwiązanie idealnie podsumówuje cała idee ustawy sct- czyli ustawa nie ma nic wspólnego z ekologią, tylko jest pro fiskalna. Dlaczego jako mieszkaniec malopolski mam być nierówno 
traktowany z mieszkańcem Krakowa i mam płacić np. Za wizytę w urzędzie Marszałkowskim?

Absurd. Powinna być uwzględniona cała grupa pracowników dojeżdżających do miejsc pracy, pacjentów szpitali, klientów galerii 
handlowych, czyli... wszyscy. Nie powinno się ograniczać praw obywatelskich.

############### Wywtarczy obecna strefa A1. Wszystko poza nią to łamanie prawa dostępu od szpitali po urzedy, i inne instytucje urzytecznosci publicznej. Wszystkie poza strefą A1. Samochody z euro2 w benzynie posiadają sondę lambda i katalozator. Poprzez ich wagę emitują mniej co2 jak i pyłów z klocków oraz opon od nowych Ciężkich pojazdów 
przypominających czołgi. 

Odpwoedzialem wcześniej. Dzięki opłacie samochód w sposób magiczniy staje się ekologiczny. Cudownie.
I dzięki karze osoba nie mająca pieniędzy na nowszy samochód będzie mieć ich więcej. Cudownie do kwadratu. 
Po prostu odsłaniają Państwo wszystkie karty że nie chodzi o ekologię tylko o pieniądze. 

Jest jeszcze jedna grupa. Największa. Wszystkich ludzi. 

############### Brak sct w całym Krakowie Brak sct w całym Krakowie Brak sct w całym Krakowie Brak sct w całym Krakowie Brak sct w całym Krakowie Brak sct w całym Krakowie
############### Strefa jest ograniczanie swobody poruszania się w ogóle tego nie powinno być chyba że państwo zrefunduje mi nowy samochód Mam nadzieję że to nie przejdzie zróbmy referrndum Sprawne auto które nie kopci i jest w pełni sprawne trzeba sprzedać a kto go kupi jak nie będzie można nim jeździć to jest skandal 5 lat to za mało pytam się kto mi odda pieniądze za moje auto Volvo V50 2010  diesel 

pytam się kto 
Banda urzedasow zróbcie referendum pogonić w cholere Masowy protest proponuje i bojkot tego pomysłu nowe auta są droższe w obsłudze 

############### Ścisłe okolice Rynku Każde miejsce w Krakowie poza ścisłym rejonem Rynku i okalających go ulic Do tak absolutnych bzdur trudno się odnieść. Znaczna część europejskich miast wycofuje się z tego pomysłu, w wielu, w których ta strefa jest utrzymywana, ma ona znacznie łagodniejsze 
założenia. Badania nie wykazały znaczącej poprawy jakości powietrza. 

Tak, mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość bezterminowego jeżdżenia już 
posiadanymi przez nich samochodami.

Nie jest to najgorsze z zaproponowanych rozwiązań, ale z opłat należy zwolnić również mieszkańców okolicznych miejscowości, którzy dojeżdżają do pracy z miejsc, gdzie zbiorkom nie działa 
najlepiej - o ile w ogóle.

Tak, WSZYSTKIE już posiadane przez mieszkańców Krakowa i okolic, legalnie użytkowane samochody. Ponadto dla samochochodów 
historycznych/zabytkowych nie należy wprowadzać ograniczenia do iluś tam dni (państwo byli chyba łaskawi zaproponować 50) - one po 
pierwsze i tak są użytkowane okazjonalnie, po drugie jest ich na tyle niewiele, że ich wpływ na środowisko jest całkowicie pomijalny.

Natomiast generalnie SCT powinna być ograniczona do ścisłego historycznego centrum miasta.
############### Nie wprowadzać SCT
############### Na granicy SCT powinny być parkingi P+R. Powinno być to zapewnione przynajmniej z 4 stron, czyli też od wschodu i od zachodu. Stare auta powinny mieć zakazany wjazd od początku. I dotyczy to nie tylko 

mieszkańców Krakowa i okolicznych gmin, ale też innych. 
Np. widzę bardzo stare auta i autobusy zza wschodniej granicy i one powinny mieć zakaz wjeżdżania do SCT. Tu nie może być żadnej taryfy ulgowej, czyli wjeżdżania po wniesieniu opłaty. To zupełnie 
wypacza sens SCT. Ma być bezwzględny zakaz. Bo wprowadzanie wyjątków, jak też opłat spowoduj, że nic się nie zmieni.

Zasady powinny być jasne, przejrzyste i żadnych wyjątków. Kto będzie weryfikował te wyjątki i jak?

############### Żadnej strefy czystego transportu ! Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu, czyli wszędzie dojadę bez względu na normę euro. Żadnej strefy- norma euro bez znaczenia. Jakie to proste? Po prostu żadnej strefy czystego transportu! Nie segregujmy ludzi na 
biednych i bogatych, na mieszkańców Krakowa i przyjezdnych...

To jest dyskryminacja i wykluczenie biedniejszej części społeczeństwa i formą zarobku dla miasta, które tak bardzo pragnie wydawać nasze pieniądze ... ja wiem najlepiej jak wydawać własne 
pieniądze.

Brak strefy czystego transportu to brak takich problemów, które zawsze będą budzić konrowersje...kto jeszcze może kto nie może...ile 
lat..itp. wszyscy powinniśmy być wolni...To tylko dzieli społeczeństwo! Jestem przeciwko każdej wersji strefy czystego transportu, która z 
zasady jest zła bo dzieli ludzi, ogranicza ich prawa, dyskryminuje biedniejszych i przyjezdnych, utrudnia poruszanie po mieście. SCT do 
likwidacji !

############### Należy całkowicie zrezygnować z tworzenia SCT na terenie miasta Krakowa  Do kazdego miejsca w Krakowie oprócz scisłego centrum powinno dać się dojechać każdym sprawnym pojazdem Pojazdy zarejestrowane przed ewentualnym wprowadzeniem SCT, należące do mieszkańców Krakowa powinny być zwolnione z zakazu wjazdu do SCT. Pojazdy należące do mieszkańców powinny być zwolnione z zakazu wjazdu do SCT do 
puki taki pojazd spełnia wymogi obowiązkowych corocznych badań technicznych. 
Ponadto strefa nie powinna zostać utworzona.

Jesli już sie upieracie przy powstaniu SCT to tak. Powinna być wprowadzona opłata za wjazd w wysokości 10zł rocznie. Zwolnienia wybranej grupy prowadzą do nadużyć. Koniecznie chcecie żebym do Krakowa jezdził zabytkowym Starem 266 nie spełniającym 
żadnych norm emisji spalin? 

###############
############### Strefa powinna obejmować co najwyżej sma rynek krakowski Nie powinn być żadnej strefy Zastanówmy się wpierw skąd się wzięły normy i czy nowe samochody aby napewno spełniają te normy. Na papierze tak ! A jak jest prawda ? Mieszkańców Krakowa w ogóle nie powinno to obowiązywać To jest skok na kasę Polaków nic innego ! Chcecie tym sct pozbawić Polaka wolność do swobodnego przemieszczania się i to jest nie zgodne z naszą konstytucją 
############### Tak. Należy zupełnie zrezygnować z wprowadzenia SCT w Krakowie. Tak, uważam, że każde miejsce w Krakowie powinno być dostępne do dojazdu swoim samochodem, bez dyskryminowania ludzi ze 

względu na poziom ich zamożności.
Wymagania dotyczące pojazdów z silnikiem Diesla są absurdalne. Należy z nich zupełnie zrezygnować. 
Na marginesie – norma euro 6 z 2014 i 2018 roku ma takie same wymagania do emisji substancji z rur wydechowych. Także autor tej propozycji w SCT wykazał się niekompetencją.

Tak, powinno zostać zmienione na okres bezterminowy (czyli konsekwencja 
zrezygnowania z SCT)

Jest to propozycja, która ośmiesza samą ideę wprowadzenia SCT. Tak, każda grupa społeczna powinna być dopuszczona do poruszania się po mieście. Nie należy dyskryminować ludzi ze względu na pojazd 
na jaki ich stać.

############### Strefa powinna obejmować możliwie mały obszar, max do 2 obwodnicy czyli Aleje i Dietla, bo tam ze względu na wysokość zabudowy i korki smog bywa uciążliwy. Nie powinny być większa, bo to utrudni życie 
mieszkańcom i przyjezdny, Większa jest też zbędna, bo poza tym obszarem nie ma problemu z przewietrzaniem miasta.

Wszystkie parkingi park and ride muszą być dostępne. Tak samo wszystkie szpitale i place targowe np. na osiedlach Prokocim, 
Kurdwanów, itd. 

Diesel Euro 4, benzyna Euro 3. Ludzi nie stać na nowe auta.
Diesel Euro 4 ma już obowiązkowo EGRy (czyli system dopalania spalin), system odzyskiwania par paliwa, katalizator. 
Poza tym o dopuszczeniu do jazdy nie powinna decydować norma lub rok produkcji a faktyczne badanie spalin. Jeśli auto spełnia emisje z dnia produkcji to może jeździć w całym kraju, 
gdyż było legalnie dopuszczone do ruchu i miało homologację. Prawo nie może działać wstecz.
Niektóre nowe auta mają wycięty DPF a będą mogły wjechać tylko na podstawie normy.

Dla mieszkańców strefy powinny być zwolnienia bezterminowe, do czasu gdy auto 
przechodzi przeglądy techniczne dopuszczające je do ruchu. Jeśli potrzeba, to zróbcie 
bardziej restrykcyjne badania spalin na przeglądach. Poza tym CZAS w naturalny sposób 
wyeliminuje stare auta, bo się po prostu rozlecą. Czyli będzie ich jeździć coraz mniej, a 
powietrze bez żadnej strefy zacznie się poprawiać. Natomiast jeśli ktoś dba o stare auto i 
utrzymuje je w kondycji fabrycznej to powinien mieć prawo jeździć po strefie bez 
ograniczeń. Gdy będzie kupował nowe auto to oczywiście musi ono spełniać wymagania 
strefy. 

Auto dopuszczone do ruchu powinno być z niego eliminowane tylko jeśli nie przejdzie 
przeglądu technicznego. Jeśli auto przejdzie przegląd to jako mieszkaniec muszę mieć 
prawo wyjazdu poza strefę i powrotu do domu. Jeśli nie będzie takiej możliwości to złożę 
pozew o odszkodowanie od miasta.

Oceniam, że miasto chce w ten sposób łatać dziurę w budżecie. Jest to znowu dyskryminacja ze względu na dochody. Powinno to być rozwiązane tak, że KAŻDY może się poruszać 2 dni w tygodniu. 
Wtedy ograniczona zostanie emisja bo codzienne dojazdy do pracy nie będą możliwe, a jeśli ktoś tu pracuje i wynajmuje mieszkanie a na weekend jeździ np. do domu rodzinnego poza miasto to 
będzie mógł dojechać, a w tygodniu poruszać się MPK lub piechotą. Tak samo sprzedawcy warzyw będą mogli wjechać w weekend na place handlowe. Osoby starsze które korzystają z auto 
okazjonalnie np. w celu zakupów bądź wizyty u lekarza też będą mogły dojechać.

Te zwolnienia są ok, tyle, że dla mieszkańców powinny być bezterminowe. Auto dopuszczone do ruchu powinno być z niego eliminowane 
tylko jeśli nie przejdzie przeglądu technicznego. Jeśli przejdzie to jako mieszkaniec muszę mieć prawo wyjazdu poza strefę i powrotu do 
domu.

############### Jestem przeciwnikiem wszelkich ograniczeń w tym stref. Nie wprowadzajmy stref ograniczających dostęp. Dosywptpowinny mieć wszystkie pojazdy dopuszczone polskimi przepisami do ruchu. No wprowadzać stref. Nie wprowadzajmy stref zamiast szukać dziury o opłat A za 5 lat pojazdy zabytkowe na złom? Nie dla strefy  
############### Strefa jest zdecydowanie zbyt rozległa. Wyklucza to poruszanie się samochodem wielu osób również mieszkających w Krakowie. Sporo biznesu wyprowadzi się do innych miast, gdyż nie będzie można dojechać 

do sklepu, biura czy siedziby kontrahenta. Strefa powinna ograniczać się do pierwszej obwodnicy (plant).
Takich obiektów w całym mieście jest bardzo dużo, chociażby dworce kolejowe, duże centra handlowe itd, dlatego strefa powinna być 
jak najmniejsza. 

Problemem nie jest standard emisji Euro gdy auto jest nowe a stan techniczny i faktyczne gazy z rury. W Niemczech jest to Euro 1 dla benzyny i Euro 3 dla Diesla, a i tak miasta rezygnują 
ze stref czystego transportu. 

Jeśli strefa musi być wprowadzona, powinna wyłączać spod wymogów mieszkańców 
Krakowa bez limitu czasowego, nawet jeśli w międzyczasie zmienią samochód na inny.

Opłata godzinna jest bez sensu, po co wjeżdżać na godzinę do miasta?
Opłata dzienna ma większy sens ale jest zbyt wysoka, powinna wynosić maksymalnie 5 złotych aby była wciąż przystępna dla mniej zamożnych. 

Pojazdy historyczne i zabytkowe mają wyłączenie do 50 dni w roku. Powinno obowiązywać cały rok. Pojazdy osób z Krakowa powinny mieć 
wyłączenie bezterminowe. Strefa powinna być ograniczona to pierwszej obwodnicy (plant wokół rynku)

############### Strefa tylko na Rynku Głównym! Max pierwsza obwodnica. Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą!
############### Czy uważacie że seniorzy będę w stanie poradzić sobie z informacją jak i który można będzie dojechać do takich miejsc? Normy euro nijak się mają do rzeczywistostych zanieczyszczeń powodowanych przez auta, są prowadzone w warunkach laboratoryjnych a nie rzeczywistych. Szczególnie inaczej wyniki 

będą się prezentować przy np procesie wypalania dpf
Absurd. W jaki sposób umieszczenie opłaty zmniejszy emisję? Promowanie bogatych a jak zwykle najbardziej dotknięci zostaną ubodzy.

############### Granice strefy powinny zawierać tylko Stare Miasto
############### ścisłe centrum Krakowa Dworzec Główny PKP
############### Powinna obejmować tylko ścisłe centrum, stare miasto Strefa nie powinna zabraniać wjazdu nawet najstarszym pojazdom ze względu na wykluczenie komunikacyjne osób mniej zamożnych Jeśli strefa obejmie wyłącznie stare miasto (ścisłe centrum) to dobry pomysł To jest bardzo złe rozwiązanie. Pod warunkiem strefy obejmującej tylko  i wyłącznie ścisłe centrum, te wyjątki są w porządku.
############### Rynek Główny lub I obwodnica szpital na Śniadeckich, szpital Żeromskiego. Ważnym miejscem jest Nowa Huta, Krowodrza, Podgórze, nie dla obejmowania SCT całym 

miastem, NIE DLA SCT!
Projekt jest zbyt regorystyczny z normami niż to co proponowaliście na początku! Nie dla SCT, a jak już to Powinny być wyłączenia stałe dla pojazdów historycznych, dla zabytkowych (ile 
takich jest w Krk?), norma euro2 dla spalinowych i euro 3 diesel (mało kto ma diesla młodszego niż 2018r., to jest przesada! Gruba przesada!) Chcecie mniej zamożnym ludziom zabronić 
możliwości swobody poruszania się legalnie dopuszczonymi w kraju do ruchu samochodami, tak nie można! Kpina!

Mieszkańców w ogóle nie powinno to dotyczyć. Tu mieszkamy, tu płacimy podatki, ceny 
coraz wyższe, wypłaty nie. Mamy starsze auta, bo są tańsze w eksploatacji i mniej 
zużywają paliwa. Nie stać nas na nowe auta. A MPK już teraz nie wyrabia. Gdzie chcecie 
wcisnąć połowę ludzi z samochodów? Chyba na dachy tramwajów...

Że nie chodzi wam o "ekologię", a jedynie pod płaszczem ekologii chcecie sobie łatać budżet miasta opłatami i mandatami... Żałosne. NIE DLA SCT! Pojazdy historyczne całkowicie powinny być wyłączone z SCT. Jest ich mało, rzadko jeżdżą i częściej niż po mieście, to na zloty za miasto 
(więc wyjazd/powrót i już 2 przejazdy z 50 odhaczone??!) dodatkowo są reklamą miasta, gdyż turyści robią im zdjęcia i wrzucają na media 
społecznościowe z adnotacją gdzie zauważony. Żadne 50dni - całkowicie wyłączyć. Pojazdy zabytkowe i mieszkańców też wyłączyć. Nie stać 
nas na nowe, drogie auta do których są drogie części, dużo spalają... 
Do tego pojazdy osób 65 lub 70+ (przy czym "pojazd", a nie że dziadziuś musi kierować, ponieważ czasem ktoś go musi zawieźć gdy sam 
nie da rady ze wzgl.zdrowotnych. Może być pasażerem)

############### Brak strefy Brak strefy To obszary przemysłowe zanieczyszczają powietrze. Samochody to tylko ułamek który nieznacznie wpływa na jakość powietrza. Brak strefy Absurd Zwykli ludzie których nie stać na nowy samochód powinni mieć prawo poruszać się swoim autem
############### Rejon wewnątrz terenu ograniczonego II obwodnicą. Każdy parking P&R. Zwykły standard Euro6 był na tyle skuteczny w Europie zachodniej, że zmniejszono wielkość SCT. Uważam to za dobre rozwiązanie.
############### Strefą powinien być objęty obszar tylko ścisłego centrum, a nie całego miasta Dojazd powinien być możliwy na KAŻDY SOR w Krakowie. Na pewno standard euro nie jest obiektywny. Duże auta z dużymi silnikami znacznie bardziej zanieczyszczają powietrze niż starsze dobrze utrzymane z małymi silnikami. Rozróżnienie ze 

względu na euro jest zwykłą dyskryminacją ze względu na status społeczny.
Jest to dyskryminacja z kolei na miejsce zamieszkania. Kraków nie jest prywatną 
własnością ich mieszkańców. W Krakowie często pracują ludzie spoza miasta. W tej 
sytuacji ograniczenia powinny być jednakowe dla wszystkich bez żadnych okresów 
przejściowych

Wprowadza słuszne podejrzenia, że strefa zamiast przynosić ograniczone emisji spalin będzie przynosić zyski. Co niestety wpływa na ograniczenie zaufania obywatela do władzy i dalej dyskryminacje 
ze względu na status społeczny.

Trzeba się zastanowić nad tym, czy jeśli pojazdy np. służb miejskich nie są w stanie spełnić wymogów strefy to czy nie będzie ona zbyt 
restrykcyjna dla przeciętnego obywatela? 



############### Strefa obejmująca Kraków jest ok. Ok Propozycja dyskryminuje mieszkańców podmiejskich miejscowości. Te same zasady dla wszystkich i od 2030. Żeby się wszyscy mogli przygotować. Nie rozumiem tego... Dlaczego o powietrze w Krakowie mają dbać tylko przyjeżdżający... Bez sensu. Te same przepisy dla wszystkich od 2030 r. To jest ok.
############### Pytanie z tezą, zawiera domniemanie że SCT należy w ogóle wprowadzać. SCT należy odrzucić w całości ze względu na brak podstaw naukowych co do wpływu na jakość powierza (symulacja czyli oparcie na 

wybranych kryteriach). Objecie SCT terenu całego Krakowa jest kuriozalna, utrudnia dostęp do administracji, szkolnictwa, lecznictwa nawet dla osób pracujących w Krakowie ale zamieszkujących poza granicami 
administracyjnymi. Wykluczono osoby biedniejsze, starsze, które nie mogą dostosować się do terroru ludzi których stać na wysokie koszty, choć sami urzędnicy zmuszają ich do wizyty w mieście (np. wymiana 
dowodu osobistego czy wizyta u lekarza specjalisty).

Cały pomysł SCT to czyste zło. Wyklucza kilka P&R więc po co je tworzono? Gdzie jest szybka komunikacja w Krakowie? Gdzie metro? 
Dlaczego zamiast absurdalnie drogich autobusów na baterie nie ma sieci trolejbusowej? Dlaczego pociąg nie jest skomunikowany z 
punktami przesiadkowymi MPK. A szpital Narutowicza, Żeromskiego, Dietla, Rydygiera? Zanieść staruszków na plecach? Czy zawieźć 
rowerem cargo? Czy wy jesteście normalni???

W 2030 roku diesle po 2018? Czy wy w wogóle zdajecie sobie sprawę jak zaawansowane sż technologicznie samochody współczesne?  A samochody z gazem? Praktycznie nie ma już 
ruchu samochodowego w ścisłym centrum ale dlaczego chcecie zabić cały Kraków? Czy mały kilkunastoletni samochodzik który pali kilka litrów jest gorszy od nowego BMW które spala 
litrów kilkanaście. Każdy samochód który porusza się po drogach publicznych musi mieć aktualny przegląd, czyli spełniać normy. Czy kryterium zużycia paliwa nie jest bardziej 
obiektywne?

A za 5 lat nagle Krakowianie staną się bogaci i kupią sobie nowe autka. Masła już nie 
muszą jeść, za chwilę z samochodu też będą musieli zrezygnować. Samochód będą 
zostawiać w Miechowie, a do domu dojadą już busikiem. W końcu za 5 lat będzie metro i 
mnóstwo nowych linii tramwajowych a przejazdy bezpłatne. Rowery, tak to jest 
przyszłość dla starzejącego sie społeczeństwa.

Proponuję zrezygnować z SCT i problemu nie będzie. Zawsze wasze lewackie myślenie ogranicza się do zakazów i podnoszenia opłat w imię ideologii. Wrzuć pieniążek i problem rozwiązany. Ciekawe kto przyjedzie naprawić gniazdko elektryczne, przywiezie towar czy wykona jakieś drobne usługi? Serio, każdy drobny 
przedsiębiorca kupi nowy samochód bo nagle jakiś oszołom stwierdził że ma zatrute powietrze? Nawet karetki do wymiany bo ktoś miał 
taki kaprys. Kometo przybywaj!

############### W 2023 zostały spełnione normy roczne dla pyłów PM10. Liczba dni smogowych - w 2012 roku na stacji pomiarowej przy Al. Krasińskiego odnotowano aż 132 dni smogowe, a w 2023 spadła do 31; ul. Bujaka 
spadek ze 116 do 16 dni, ul. Bulwarowa - spadek ze 122 do 20 dni. Dane GIOŚ - stężenie NO2: Kraków, ul. Bulwarowa w 2000 z 31,8 ug/m3 do 20,5 ug/m3 w 2023 roku, ul. Bujaka w 2010 z 33,6 ug/m3 do 
23,9 ug/m3 w 2023 roku, al. Krasińskiego w 2000 z 73,5 ug/m3 do 43,7 ug/m3 w 2023 roku. Czyli zaledwie jedna, specyficznie położona stacja na al. Krasińskiego (położona między pasami ruchu) nie spełnia 
normy, a stacje dalej od centrum miasta zbliżają się do zanieczyszczeń występujących na terenach wiejskich (czyli od 5 do 20 µg/m³). Ponadto dane wskazują, że zanieczyszczenia NO2 mają dość ograniczony 
zasięg.
Walka z zanieczyszczeniami powietrza przez wiele lat leżała mi na sercu z oczywistych względów. W tym momencie, po eliminacji zanieczyszczeń z pieców domowych, uważam że dalsze zaostrzanie norm 
przyniesie niewiele pozytywnych skutków zdrowotnych, za to będzie miało bardzo negatywne skutki ekonomiczne i społeczne.
Jeżdżę starszym samochodem (Diesel, Norma Euro 4, 2007) nie dlatego, że mam taki kaprys, a dlatego, że mam ograniczony budżet na kupno nowego samochodu (jestem nauczycielem biologii i geografii). 
Mieszkam pod Krakowem, pracuję w Krakowie. Samochód kupiłem zgodnie z prawem i przeznaczeniem do komunikacji. Nie rozumie, dlaczego prawo działa wstecz i odbiera mi się możliwość przemieszczania 
się. Jeżeli takie prawo ma wejść, to oczekuję godziwego odszkodowania za poniesione straty. Dlaczego samorząd obniża wartość mojego samochodu i zmusza mnie do niszczenia środowiska przyrodniczego 
poprzez pozbycie się sprawnego samochodu i kupno czegoś nowego (elektryka?). Wystarczy pooglądać sobie jeden płonący elektryk (osobówkę albo autobus) i policzyć ilość toksyn w ten sposób 
wyemitowanych.
Skutki ekonomiczne dla Krakowa: dodatkowe koszty dla pracowników dojeżdżających spod Krakowa czy dla firm muszących wymieniać tabor pojazdów, zmniejszoną ilość przyjeżdżających na zakupy albo ilość 
turystów, itp. 

Jeżeli SCT miałaby zostać uchwalona, to pomysł, aby uniemożliwić dojazd do dogodnych parkingów znajdujących się przy pętlach 
autobusowych lub tramwajowych jest bezzasadny. Co z promocją komunikacji miejskiej? Jeżeli SCT miałaby powstać, to powinna być 
maksymalnie ograniczona. Nie powinna godzić w dobro mieszkańców. Starsze samochody w sposób naturalny zostaną z czasem 
wyeliminowane z użytkowania.

Mieszkańcy Krakowa, wiedząc, że wkrótce ich samochody nie będą mogły jeździć po mieście przestaną w nie inwestować, co spowodują wzrost ilości zanieczyszczeń. Dużo bardziej istotne 
od norm czy roku produkcji samochodu jest jego stan techniczny. Dlatego jestem zwolennikiem umożliwienia wjazdu starszym samochodom, a jednocześnie zaostrzenia kontroli 
prawidłowości przeprowadzania badań technicznych (tzw. po znajomościach).

Dlaczego pracując w Krakowie, a mieszkając poza Krakowem mam zakaz wjazdu do 
Krakowa? Może Skawina powinna zakazać wjazdu samochodom spoza Skawiny 
uchwalając SCT zakazującą wjazdu wszystkim samochodom wyprodukowanym przed 
2024 z wyłączeniem mieszkańców, a za wjazd pobierać odpowiedni haracz? Jest to forma 
dyskryminacji. Prawo powinno być takie samo dla wszystkich. Albo wszyscy płacą 
dodatkowe opłaty, albo niższe normy dla wszystkich.

Jak wyżej. Pomysł dodatkowych opłat jest lepszy niż całkowity zakaz. Turyści jakoś to przeboleją, i przyjadą. Także osoby robiące zakupy w Krakowie w jakiejś części to skalkulują, i też przyjadą. 
Opłaty powinny być wydłużone na kolejne lata. Jest to dodatkowy wpływ do budżetu, analogiczny jak ze strefy parkowania.

Brak uwag.
Chętnie podaję swoje dane kontaktowe (e-mail: jac_g@op.pl), bo jestem ciekawy, czy moja praca polegająca na wypełnieniu ankiety, 
analizie danych ze stacji pomiarowych oraz przegląd artykułów o emisji zanieczyszczeń został przez kogoś przeczytany i uwzględniony w 
konsultacjach społecznych. 

############### Ścisłe stare miasto w obrębie plant. Plac imbramowski i inne place targowe, duże markety, galerie... Niech auta mieszkańców które nie spełniają wymogu euro, mają możliwość przebadania jak dużo emitują szkodliwych substancji. Przykładem niech będzie jakiś mały samochód na 
przykład Fiat Seicento który na pewno emituje mniej zanieczyszczeń niż nowy, lecz duży samochód.

Można wprowadzić możliwość wjazdu dla przedsiębiorców samochodami dostawczymi 
w godzinach od 6:00 do 18:00.

Dobry pomysł ale stawka miesięczna powinna być na poziomie 200 zł aby to było realne do zapłacenia dla ludzi mieszkających poza Krakowem lecz pracujących tutaj. Jest wiele zawodów gdzie 
niestety nie da się dojechać komunikacją miejską tak jak na przykład elektryk, budowlaniec, sprzątanie itd. Często te osoby mają stare lecz sprawne i zadbane samochody, które są jednocześnie 
magazynem na narzędzia i sprzęt do pracy.

Przedsiębiorcy. Osoby niepełnosprawne i ich opiekunowie.

###############
############### Sct to ograniczenie wolności komu się auta nie podobają niech wraca do siebie na wieś 
############### Żadnej strefy czystego transportu to jest złamanie wolności człowieka w imię lewackiej ideologii Cały Kraków bez żadnych ograniczeń w transporcie Precz z SCT w Krakowie Żadnej strefy SCT! Żadnej SCT i żadnych opłat Wolność dla pojazdów w Krakowie żadnych ekolewackich SCT !
############### Aleje 3 wieszczów Dworzec główny Euro 3 Mieszkańcy na takich samych zasadach jak reszta obywateli Polski Hipokryzja 
############### Tylko stare miasto I obwodnica Bez sensu jakie koszty i jaki bałagan wygeneruje takie rozwiązanie Diesel z normą 6 ? Kompletne wariactwo. Chcecie zakazać wjazdu pojazdom 11 letnim. Polaków nie stać na nowe samochody. Co najmniej normą euro 5. Tak krakowianin nie powinien podlegać żadnym strefom nawet w centrum miasta Źle to nie powinna być kwestia pieniądzy Za chwilę wszyscy przerobią samochody tak żeby się łapały do takiej kategorii powtórzę strefa tylko w granicach I obwodnicy 
############### Objęcie strefą całego miasta w jego granicach administracyjnych jest zbyt daleko idące. W zasadzie wystarczyłoby ograniczyć się do centrum (2-obwidnica) lub ewentualnie 3 obwodnica. Ponadto można by też 

podzielić SCT na podstrefy - im bliżej centrum tym ostrzejsze wymagania względem emisji spalin.
Dojazd do wszystkich parkingów P+R i szpitali (np. św Rafała, Narutowicza, JP, Rydygiera itd) powinien być możliwy dla każdego auta. 
Rozważyłbym także ważne społecznie instytucje, urzędy itp. (w szczególności obsługujące osoby nie tylko z Krakowa).

EURO 6 to jest sensowne maximum uwzględniające znaczną redukcję zanieczyszczeń oraz koszty samochodów. EURO 6d jest zbyt ostrym wymaganiem (auta z 2019 to są pojazdy w 
wieku zdecydownie jest mniejszym niż średni wiek auta). Kosztowne zmiany powodują negatywny stosunek mieszkańców do SCT, a EURO6+ to są już drogie auta. Lepiej byłoby się 
trzymać w tym zakresie poprzedniej propozycji. Najistoniejsze jest wyelimonwanie najstarszych pojazdów z niskimi normami emisji spalin, których ponadto prawdopodobnie już nawet w 
praktyce nie spełniają ze względu na wyekspleatowany silnik (np. stare busy). Zasada pareto się kłania. Przechodzą z EURO6 do EURO 6d zyskujemy niewiele a koszty rosną lawinowo.

OK. Ewentualnie, można stopniować okres wyłączenia w zależności od normy emisji 
spalin (np. 5 lat dla wyszystkich aut, 8 lat dla EURO 5, 10 lat dla EURO 6).

Kolejny para-podatek. Skoro system ma być zautomatyzowany i oparty o kamery, można by wprowadzić gratisowy max czas poruszania się w strefie dla takich aut. Gdyby stosować nadzór 
kamerami także wew. miasta, można by przyzwolić na używanie mieszkańcom starszych samochodów, o ile jest to sporadyczne. Ograniczyłoby to koszty społeczne, szczególnie dla osób, które 
autem jeżdżą rzadko, a przecież stojące auto nie emituje spalin. Wymiana auta w takim przypadku spowoduje już większe obciążenie dla środowiska, o ile w ogóle będzie możliwa finansowo. Dajmy 
na to, że raz albo 2 razy w tygodniu można pojechać bez ograniczeń.

Nie powinno być preferencji ani dla jakiś grup społecznych, ani dla firm ani dla jednostek budżetowych/miejskich/państwowych itp. - w 
końcu środowisko jest "zatruwane" tak samo przez spaliny auta prywatnego osoby w sile wieku, jak i auto należące do UMK. Dlaczego 
ulgowe traktowanie dla jednostek budżetowych? Czyżby rozchodzi się o kwestie kosztów? A czy to zwykłych mieszkańców nie dotyczy? 
Dajcie przykład! A nie równi i równiejsi.

############### Wokół rynku głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

############### zapoznałam się, strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum Poza strefą powinny być wszystkie szpitale, ważne przychodnie, urzędy, drogi przejazdowe Średni wiek samochodów w Polsce przekracza 12 lat - należy jako minimalny wiek określić rok 2000 MIeszkańcy Krakowa powinni mieć 10 lat na wymianę samochodu tak ale opłaty powinny być niższe maksymalnie 2 zł/h, 20 zł za dzień i 200 zł za miesiąc nie ma powodu aby instytucje publiczne i kościelne były traktowane lepiej niż mieszkańcy - skoro mieszkańcy mają zebrać pieniądze na 
nowe auta to instytucje też powinny

############### Wokół rynku głównego Będzie na rynku to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Pierwsza obwodnica Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni

############### Wokół rynku głównego Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Pierwsza obwodnica Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

############### Wokół rynku głównego Będzie na rynku to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Wokół rynku głównego Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Dla mieszkańców bez żadnych limitów Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Pierwsza obwodnica Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Dla mieszkańców bez żadnych limitów Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############### Są zbyt mało restrykcyjne To dobry pomysł, ale wystarczy krótsze okres na wymianę auta np. 2 lata z ew. dopłata 
do wymiany wg wartości posiadanego samochodu

Dobry pomysł, ale opłaty powinny zależeć od realnej emisji np. wg pojemności silnika i wagi samochodu 5 lat to zbyt długo. Status mieszkańca powinien być oceniany ze względu na miejsce płacenia podatkow

############### Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni

############### Wokół rynku głównego Będzie na rynku to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Wokół rynku głównego Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Dla mieszkańców bez żadnych limitów Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### W granicach 2 obwodnicy, jak w Warszawie tylko centrum nie całe miasto Nie nie jest dobrą propozycją strefa powinna być tylko w centrum Spoko ale nie za takie pieniądze jakie są proponowane jak kogoś nie będzie stać na nowe auto to tym bardziej na dodatkowe opłaty za wjazd 
############### Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni

############### Strefa czystego transportu jedna bzdura. Z moich uwag i obserwancji w nocy mamy smog. A rano jak wyjeżdżają samochody do miasta to smog znika. A samochody elektryczne i autobusy wybuchają. I to jest 
ukrywane. Kupa złomu 

############### Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############### Wogóle nie powinno być tej strefy Dla mieszkańców powinno być kompletnie bez ograniczeń.

############### Auta historyczne- zabytkowe powinny być zwolnione całkowicie z zakazu. Są to auta pasjonatów, które mają wartość historyczną, czesto 
kolekcjonerska. W projekcie zapisano że będą zwolnione przez 50 dni rocznie - powinno to być bez limitu. Jeśli kampery nie mają limitów 
to czemu nie klasyki?!

############### Uważam, że nie wolno wprowadzać zmian skutkujących delegalizacją posiadanego mienia. Jeżeli moje auto było legalne w chwili zarejestrowania to prawo nie może go teraz delegalizować i tym sposobem 
zmuszać mnie do jego wymiany. 

Uważam że należy prowadzić inne działania jak poprawa komunikacji miejskiej a zwłaszcza jej punktualności, a nie wprowadzać całe 
miasto pod SCT. SCT powinno obowiązywać np. wokół I obwodnicy albo najlepiej wcale.

Uważam, że nie wolno wprowadzać zmian skutkujących delegalizacją posiadanego mienia. Jeżeli moje auto było legalne w chwili zarejestrowania to prawo nie może go teraz delegalizować 
i tym sposobem zmuszać mnie do jego wymiany. Auta z niższymi normami EURO były legalnie rejestrowane i teraz jednym zapisem staną się nielegalne. Bardzo to słabe, 

SCT nie powinno ingerować w to co ludzie posiadają. Jeżeli już to przy zakupie nowego 
używanego auta sprowadzonego i pierwszy raz rejestrowanego w kraju powinni brać pod 
uwagę wymogi. Auta posiadane i zarejestrowane w kraju powinny być wyłączone z pod 
zapisów SCT. 

Czyli SCT ma być kolejną metoda ratowania budżetu miasta... zły pomysł... Uważam że SCT to bzdura, jednak jako że jest to w ustawie zapisane, skoro musi powstać, powinna ona być możliwie najmniej uciążliwa dla 
mieszkańców. Obecna propozycja jest jeszcze gorsza niż pierwotny plan i uważam że powinna trafić do kosza.  

############### Należy wyłączyć strefę placu targowego na Rybitwach Należy wyłączyć strefę placu targowego na Rybitwach Należy wyłączyć strefę placu targowego na Rybitwach, gdzie dojeżdża wielu rolników. Przedsiębiorcy, emeryci i mali przedsiebiorcy
############### Należy zmodyfikować na ŻADNĄ tylko JEJ BRAK!!! Jedyne granice jakie trzeba stawiać i bronić to granice naszego kraju !! A ***** boicie się podpaść i wlazcicie do **** brukselce i niemcom, nawet ukrom, 

którzy was coraz głębiej w tych ****** mają.
Wszystkie miejsca powinny być dostępne dla WSZYSTKICH!! A nie jakaś segregacja ludzi jak w krajach 3 świata gdzie nikogo ekologia 
nie interesuje!! Kim jesteście żeby zabierać ludziom wolność? Może sami chcecie skończyć w gettcie? Bo w tym kierunku to zmierza

A kiedy wyznaczycie jakieś wymagania odnościeje godności ludzkiego życia? Szkoda ze standardów na poziomie życia nie wyznaczacie tylko się staczamy. Serio marzy wam sie 
społeczeństwa biedaków, walczącego o przetrwanie? Satysfakcja dla frustratów i psychopatów?? Ludzie mają wazniejsze wydatki i priorytety niż kupowac nowe plastikowe ******** 
autka, na dwa sezony. Już żeby miec gdzie mieszkać muszą niemal majtki z **** zdejmować

Jedyne podejście jakie rekomenduje to ************* się od ludzi! A ************** się 
do ******** Unii, która doprowadza do upadku gospodarek i cofanie się cywilizacji!! 
Najlepiej spakujscie się z tymi ******* i emigrujcie np na Marsa i stwórzcie ze tam świat 
wg swojej ********* wizji, skoro ten wam tak nie pasuje.

ŻE CHODZI TYLKO O DOJENIE LUDZI Z KASY i napychanie kieszen korporacjom i innym *******, którym się wydaje, że są kimś lepszym. Jak Wam ***** mało, to się weźcie za realną robotę, bo jak ktoś 
ma za mało konkretnego zajecia to mu się rodzą coraz głupsze pomysły z nudów. 

Każda grupa ***** powinna byc zwolniona z waszych pomyslow, a wy ze swoich stołków i *********** w kopalni najlepiej z dziecmi 
kopiącymi kobalt rękami do baterii tych waszych elektrycznych zabawek. 

############### Tylko ścisłe centrum  Powinno się rozgraniczać tylko i wyłącznie rokiem.produkcjii samochodu Nabijanie pieniędzy do budżetu miasta ! Takich stref i oplat nie powinno być wogóle każdy płaci za paliwo i płaci podatki Dostawy i samochody ciężarowe  powinny być zwolnione trzeba dostarczać towary wykonywać usługi ciezkim sprzętem nie każdego stać 
na wymianę takich aut

############### Nie powinno być żadnej SCT powinien być zablokowany magistrat dla urzędników - szczególnie dla Łukasza Franka Darmowy przejazd wszędzie. Dla Cieżarówek przejazd płatny (łącznie z robotami drogowymi) 10 lat - dla wszystkich (takie są możliwości z UE) NEGATYWNIE; dlaczego dodatkowo za parking nie płącą urzędnicy w środku miasta? a FIRMY? a samochody leasingowe a mieszkańcy zameldowani gdzie indziej - to jest wykluczenie....
############### SCT powinna zostać ograniczona do centrum miasta. Pierwsza obwodnica i (ewentualnie!) Kazimierz. Oddanie obwodnicy Krakowa spowoduje znaczne ograniczenie zanieczyszczeń powietrza przez samochody To zła propozycja. Jestem mieszkańcem Krakowa od urodzenia i wiem, że korzystamy na tym, iż przyjeżdżają tu osoby na zakupy i do 

pracy, rodzice przywożą tu dzieci do szkół. Równie dobrze można by zakazać wjazdu studentom uczącym się w Krakowie 
samochodami. Kolejny sposób na zbieranie pieniędzy od pojazdów wjeżdżających do miasta.

Jakiekolwiek ograniczenia dotyczące roku produkcji lub norm emisyjnych powinny być regulowane podczas badań technicznych pojazdów w całej Polsce, a nie w kilku wybranych 
miastach. To chore pomysły.

Od czasu zburzenia Bastylii ludzie mieli być równi wobec prawa. Jak widać już o tym 
patoekolodzy zapomnieli. Jestem mieszkańcem Krakowa z urodzenia. Mój pradziadek i 
prapradziadek będąc w radzie gminy Krowodrza głosowali za jej przyłączeniem do miasta 
Krakowa. Ograniczona strefa do ścisłego centrum obowiązująca wszystkich równo. 
Również służby miejskie, policję, pogotowie, straż pożarną. I oczywiście pojazdy 
dostawcze, które najbardziej smrodzą dowożąc alkohol do knajp, w których powstają 
takie poronione pomysły.

Bzdura, na której znowu będzie zarabiać jakaś firma walcząca o taką koncesję . Kolejna okazja do tworzenia sposobności do korupcji. Już trwa patologia tym wywołana, kierowcy rejestrują tak swoje pojazdy i tworzy się wyjątki.

############### Ściśle centrum miasta w obrębie pierwszej obwodnicy Szpitale urzędy centra handlowe duże zakłady pracy Ok Ok
############### Strefa tylko dla dzielnicy Stare Miasto Wyciąganie pieniędzy z kieszeni mieszkańców
############### Brak możliwości kupienia wjazdu starym samochodem
############### Nie powinna powstać. Wielka łaskawość Wasza. Może za wprowadzenie SCT przez kilka miesięcy nie będziemy płacić podatków jako protest przeciwko. 

Ciekawe za co będziecie żyć. Nie sra się do swojego gniazda.
Powinny być od Euro 5 (panie redaktorze silniki o zapłonie samoczynnym (diesel) ). Jak już tak cwaniakujemy z zapłonem iskrowym. Dodajcie jeszcze kredyt na samochód tym których nie stać na nowy... Beznadziejny 

pomysł. Późnej nie będzie go stać na kredyt to jeszcze dom/ mieszkanie mu zabierze 
Miszalski.

Zbyt wysokie opłaty. Ktoś kto ma zabytek ma się go pozbyć bo nie będzie mógł nim się poruszać. Co za kretyn to pisał.

############### Wcale nie wprowadzać strefy Wcale nie wprowadzać strefy 1950 bez żadnych euro Wcale nie wprowadzać strefy Wcale nie wprowadzać strefy Wcale nie wprowadzać strefy
############### Strefa na Rynku Głównym ograniczona do przestrzeni pomiędzy Bracką i Grodzką Na ul. Kopernika i Botanicznej zostały m. in. okulistyka i dermatologia i nie ma pieniędzy na migrację do Prokocimia. Pojazdy mają spełniać normy, które były wymagane w dniu ich dopuszczenia homologacyjnego na rynek polski. Mają być sprawne technicznie, a prawo nie może działać wstecz skoro 

zostały legalnie wprowadzone do sprzedaży i klienci kupili je w dobrej wierze i utrzymują, w należytym stanie technicznym.
Proponuję 25 lat Absurd i wyciąganie pieniędzy. Czy jak zapłacimy większe podatki, daniny i opłaty to powietrze będzie czystsze? Czy ludzi niemajętnych będzie dzięki temu stać na zakup nowych aut? Nie sądzę. Nierówne traktowanie obywateli. Jak to się ma do konstytucyjnej "równości" wszystkich obywateli. Powinno to być inkluzywne, a nie 

dyskryminujące. 
############### Strefa powinna być jak w Warszawie do okolic rynku i ścisłego centrum Krakowa, nie pozwolimy na oddanie całego miasta Nie powinno być tutaj żadnych ograniczeń ani opłat  na dojazdy do instytucji publicznych oraz na tranzyt Nowe auta 3 4 letnie jeżdżą bez ekologii wyciete dpfy adblue, powinna być kontrola spalinowa i możliwość uzyskania lepszej normy w starym sprawnym aucie jak w Niemczech Jest to niezgodne z prawem wolnorynkowym, nadal nowy samochód może być bardziej 

szkodliwy niż Stary rocznik
Perfekcyjnie nie każdego stać na zmianę auta dodatkowo brak jest jakichkolwiek planów na poprawę komunikacji mpk z pod krakowskich wsi, jestem przeciwny strefie w całym mieście Powinna być uwzględniona grupa wiekowa ludzi na emeryturze 65+ jeśli ich auta spełniają wymagania sprawnego pojazdu

############### Bez modyfikacji należy wprowadzić Standardy UE są  w porządku My rodowici krakowianie jesteśmy ZA W żadnym wypadku nie mają prawa wjechać.
############### Bez uwag Bez uwag Bez uwag Max 3 lata Złe rozwiązanie Za dużo tych wyjątków 
############### Okolice Rynku Głównego plus Kazimierz Samochody w Krakowie nie wpływają znacząco na poziom smogu przypomnijmy sobie iż podczas pandemi w 2021 aut na ulicach nie było w przeciwieństwie do smogu który byl Wyciąganie pieniędzy z kieszeni kierowców jeżeli jeżeli zakaz to zakaz podobna sytuacja w sprawie walki że smogiem to przykład jak auto musi jechać NP że Szpitalnej na Lubicz oczywiście w prawo 

dystans 100 metrów nie może za to pojedzie w lewo w Basztowa Pl. Matejki Kurniki tunel po dworcem Lubomirskiego Rakowicka i już jest na Lubicz brawo za organizacje 
############### Nie powinno się wprowadzać. w ogóle strefy w takich kształcie.Auya powinny być kategoryzowane z uwagi na stan techniczny.Sprwne auto nie jest szkodliwe dla środowiska, gorzej z tymi co jeźdzą i 

ewidentnie kopcą.Np autobusy MPK
W Krakowie przy miejscach wjazdu do miasta z każdej strony powinny być olbrzymie piętrowe parkingi p+r, żeby była faktycznie 
możliwość przesiadki z auta, a z tym co jest obecnie to jakieś żarty są.Parkingi p+r są od rana pełne, reszta na osiedlach szuka miejsc 
ku uciesze mieszkańców

Brak określenia roku produkcji, tylko stan  techniczny auta.Od czegoś Ci diagnosci powinni być Tak jak napisałem powyżej, to pasuje do tego pytania Dyskryminacja biedniejszych ludzi.Jak taka opłata miała by zmniejszyć zanieczyszczenie.Odpowiedź, wcale.To tak jak z handlem emisjami przez kraje.Bogatsze mogą smrodzić bo płacą, a biedne 
powrót do epoki kamienia łupanego

Mam nadzieję że te chore przepisy, dyskryminujące że względu na stan portfela nie wejdą nigdy drodzy urzędnicy.

############### Jeżeli to konieczne, proponuję przyjąć jako granicę pierwszą obwodnicę miasta Krakowa. Jeżeli granice obejmowałyby obszar większy od zaproponowanego przeze mnie, to uważam, że powinna być możliwość dojazdu do 
wszystkich parkingów Park and Ride.

Uważam, że samochody dopuszczone do ruchu na podstawie świadectwa homologacji powinny móc poruszać się po drogach publicznych. Uważam, że prawo powinno być jednakowe dla wszystkich. Uważam, że to dyskryminacja ze względu na miejsce zamieszkania. Wszystkie homologowane samochody powinny bez ograniczeń móc poruszać się po drogach publicznych.

############### Jest OK Dojazd ogólnie powinien być zapewniony do P&R. Powinno obowiązywać wraz z wprowadzeniem strefy. Ewentualnie max 2 lata na 
dostosowanie się lub wysoka opłata emisyjna.

To rozwiązanie nie powinno mieć miejsca. Chodzi o powietrze a nie pieniądze dla budżetu. Rozwiązanie powinno zostać usunięte z zapisow o SCT. Tylko pojazdy zabytkowe.
Za chwilę będzie że każdy pojazd nie spelniajacy wymagan należy do krakowianina... 

############### Ścisle centrum Euro 4 5lat to za mało 
############### Całe miasto, to stanowczo za dużo. SCT powinna być w ścisłym centrum SCT powinna być w ścisłym centrum poprzednie minimalne wymagania były korzystniejsze, euro3 powinno być jako minimum Na wyłączenie powinno mieć wpływ to, kiedy ktoś kupił auto. Jeśli ktoś długo ma 

samochód, to mógłby być wyłączony dłużej lub całkowicie
to dobry pomysł, pod warunkiem, że strefa będzie w ścisłym centrum

############### Zgadzam się z propozycją Zgadzam się z propozycją Zgadzam się z propozycją Nie widzę potrzeby, jest możliwość dojazdu do P&R. Czy nie utrudni to administracji?
############### Zlikwidować! Miasto nie może być STREFĄ! Całe miasto! Jeśli już Strefa powinna dotyczyć tylko i wyłącznie Rynku Głównego Dopóki miasto nie sfinansuje obywatelom znacznej części wymiany floty na wymaganą, nie może być mowy o zakazach czego kolejek Wyłączenie powinno być permanentne Złodziejstwo! Co z warsztatami, zajmującymi się renowacją pojazdów? Są to lata aut 1960-1990? Które są w 99% rejestrowane za granicą? W moimi 

przypadku samochody są rozbierane do ostatniej śrubki i składane na nowo, trwa to ok 3 lat. Nie będą miały polskich tablic, a po 
zmontowaniu silników i pojazdów trzeba  przeprowadzić jazdy próbne weryfikujące poprawność złożenia. Kto będzie płacił za lawetę z 
Niemiec czy Francji ją się okaże po wysłaniu do klienta że uszczelniacz był uszkodzony lub warga uszczelniacza podwinęła się podczas 
montażu i cieknie z niego ? Franek z Zikitu? Proszę wskazać. 

############### tylko centrum miasta, w przeciwnym wypadku wykluczacie Państwo i spychacie na margnies społeczny biednych, potrzebujących i chorych. myślę, że co do norm diesla powinno być jak w Warszawie, stopniowo nie od razu.
############### Do pierwszej obwodnicy na próbę. Jak powietrze się nie zmieni to do likwidacji. Dojazd do każdego szpitala i przychodni. Każdy ma prawo się leczyć. Dojazd do instytucji kultury. Muzea, teatry, kina. Każdy ma prawo 

do kultury. 
Każde auto z przeglądem ma prawo jeździć po drogach publicznych. I tootwierdza ze SCT to skok na kase. Sct do likwidacji.

############### Nie zgadzam się na strefę jest to utrudnienie życia mieszkancą ,które nic nie przyniesie oprócz wykluczenia biedniejszej społecznosci 
Krakowa z możliwosci dojazdów własnym środkiem transportu ,jestem przeciwko wprowadzenia ustaleń zielonego ładu jest to 
ideologiczną fanaberia niektórych polityków Europa nie uratuje reszty świata a wręcz przeciwnie zniszczy siebie i doprowadzi nas do 
biedy i bezrobocia 

############### Do wewnątrz od Alej 3 wieszczy, ronda mogilskiego, grzegorzeckiego, kalwaryjskiej, ronda mateczny Miasto za wyj obszaru wewnątrz Alej, rond mogilskiego grzegorzeckiego i matecznego powinny być dostępne dla wszysykich Ograniczyć obszar, to jest istotne nie normy spalin Dla wszystkich tak samo Ograniczyć wielkość strefy. Reszta nieważna Mała strefa, warunki takie same dla wszystkich
############### Granice wokół Plant Wydłużenie czasu Dla mnie to dyskryminacja Kolejna dyskryminacja
############### Strefa ograniczona do Rynku Głównego. Strefa w Krakowie poza Rynkiem Głównym jest niepotzebna. Wjazd do strefy dla wszystkich dopuszczonych do ruchu samochodów zgodnie z Polskim prawem. Nie są potrzebne żadne ograniczenia. SKANAL! Próba wyłudzenia pieniędzy. Nie są potrzebne żadne ograniczenia. Trzeba egzekwować przepisy w czasie przeglądów rejestracyjnych co wyeliminuje "kopciuchy".
############### Zmodyfikować obszar do zera. Nie dla strefy!!! J.w. Nie dotyczy J.w. Nie! Nie dla 

SCT. 
############### Teren starego miasta Powinny być dostępne główne ulice kumulujące ruch w Krakowie, m.in. Aleje, 29-go listopada, nowohucka, Zakopiańska, Wadowicka 

its.
Norma dla diesla powinna być Euro 4 lub adekwatny rocznik pojazdu, podkreślam słowo Lub Oceniam negatywnie, bo strefa co do założeń ma ograniczyć zanieczyszczenia powietrza. Czyli jak użytkownik zapłaci za wjazd to już nie powoduje więcej zanieczyszczeń? To zdaje się wyklucza 

podstawowy powód dla którego wprowadza się te ograniczenia. Poza tym warto udowodnić że to akurat ruch samochodowy przyczynia się do największych zanieczyszczeń powietrza w mieście.
############### Strefa powinna obejmować jedynie ścisłe centrum gdzie jest łatawy dojazd komunikacją miejską, Np. mieszkając na górce narodowej jadę autem na Górka Narodowa p+r/ krowodrza górka p+r i tam zostawiam 

auto, by wsiąść w komunikację publiczną. 
wszystkie urzędy i miejsca administracyjne oraz drogi umożliwiające do nich dojazd. powinna być możliwość na własną rękę dołożenia filtra, dpf, itp. dostać możliwość sprawdzenia emisji spalin i na podstawie nowych mniejszych wartości móc ubiegać sie o np. 

zwiększenie normy euro w Cepik, dostać pozwolenie na wjazd od miasta, lub inna forma o podobnym znaczeniu.
5lat to mało szczególnie zauważając że normy spalin powyżej euro5 dla silników diesla 
nie jest drastyczna stąd odpowiednim powinno być 5 lat a później zakaz dla pojazdów z 
silnikiem diesla poniżej euro 4 i niżej

Nie popieram opłaty, jeśli kogoś stać na nowe auto to z reguły je kupi z własnej chęci jeżdżenia czymś nowszym, miasto nie powinno dobijać mniej zamożnych mieszkańców dodatkowymi opłatami 
tylko dlatego że ich nie stać na nowszy pojazd.

Uważam że jeżeli zakaz ten ma wejść w życie to również pojazdy rządowe np. kprm, Policja, urząd miasta, itp. powinny dawać przykład z 
góry, a nie być uprzywilejowane

############### Tak. 
1.Nie może być objęty taka strefą cały Kraków
2.Mam samochód-diesel ciężarówka , który ma 28 lat ma przejechane 140 tys km(tak tylko tyle) jest w bardzo dobrym stanie zawsze przechodzi przegląd bez problemów , nie kopci jak niektóre nowsze  , 
prowadzę działalność gospodarczą i co mam się pozbyć takiego samochodu i kupić nowszy za 100 tys a może i więcej (który na pewno będzie gorszy ) , płacę podatki itd mam zlikwidować działalność bo nie 
wjadę nawet do Nowej Huty?

Za mało takich miejsc. Przykład samochód spełnia normę ale jest za stary bo nie mieści się rocznikowo.Skoro spełnia normę to co ma do tego rok produkcji ? Zbyt krótko opisałem mój przykład w p 1 , po drugie jeśli samochód został kupiony 
wcześniej-prawa nabyte , a osoby starsze mniej majętne ?

I tu wychodzi prawda , że nie chodzi o ekologie  A działalność gospodarcza . Przede wszystkim nie można wprowadzać strefy dla prawie całego miasta(może ścisłe centrum). Ludzie mniej 
majętni i starsi(często te samochody są w bardzo dobrym stanie) nagle muszą wydać kilkadziesiąt tysięcy na samochód.

############### Ściśle centrum Wszystkie końcówki transportu miejskiego Zmiana z euro 5 dla diesli na euro 4
W euro 4 wyprowadzono już aktywne systemy jak DPF

Jeśli auto było zarejestrowane w Krakowie przed 2024 to powinno być wyłączone z 
wymogów do puki przechodzi badania techniczne 

Dzienna opłata Pojazdy miejskie, techniczne, medyczne, ratownicze, specjalistyczne - zróbmy to rozsądnie 

############### Tylko w obrębie plant czyli tzw obwodnicy, ewentualnie stary rynek Obszar ten jest zła propozycja, często rozpoczynam lub kończę pracę w takich godzinach, że mam 30 minut marszu na przystanek. 
Muszę wybierać autobus wcześniejszy a dojeżdżam tylko ze Swoszowic na Zajezdnię Wolę Duchacką.

Auta powinny być tak długo dopuszczone do wjazdu jak długo spełniają normy które były wymagane w momencie produkcji pojazdu. A nie na widzimisię urzędnika bo 20 letni diesel 
smrodzi.

Mieszkancy Krakowa powinni zostać całkowicie zwolnieni z obowiązku SCT A jak te opłaty będą weryfikowane. Ile będzie wynosiła stawka miesieczna, jak 100 złotych to ok. Powinny móc wjeżdżać wszystkie pojazdy tak długo jak spełniają normę spalin czy euro w momencie dopuszczenia do ruchu.

############### rejon rynku glownego w obrebie plant A jak dojadę do Prokocimia jeśli nie będzie czynnej obwodnicy a będę chciał się dostać od strony Kielc?? Tworzycie totalny absurd. Kolejny absurd. Mam samochód z silnikiem diesla w którym wymieniłem nowy DPF i katalizator. Auto jest w pełni sprawne z tłumika można jeść jest tak czysty. Nie kopci nic. Ale to Euro 
4. Przechodzi badania techniczne bez żadnego problemu. Jakim prawem zabraniacie mi korzystać z dróg za których utrzymanie płace podatek wliczony w cenę paliwa? To absurd. 
Egzekwujcie sprawność techniczną samochodów, doposażcie Policje w odpowiednie samochody które mogą sprawdzać stan techniczny tego co wjeżdża i kontrolujcie diagnostów a nie 
ograniczajcie prawo wolności i własności albo dajcie mi kase na nowe auto to oddam wam moje stare.

To stare auta mieszkańców nie smrodzą a inne już tak. To jest właśnie hipokryzja 
waszych pomysłów.

Czyli auto które wniesie opłatę już nie kopci? HIPOKRYZJA nastawiona na zysk. Stwórzcie prawdziwą czteropasmową obwodnice Krakowa, wyprowadźcie ruch tranzytowy z Krakowa, stwórzcie prawdziwe parkingi w 
rejonie pętli tramwajowych na obrzeżach, promujcie komunikacje która będzie działać bezbłędnie w tym ruch pociągów podmiejskich, 
zlikwidujcie palenie śmieci w Krakowie i okolicy i nie trzeba tworzyć żadnych SCT i nie zapomnijcie o odblokowanie zabetonowanego miasta.

############### Okolice rynku, maksymalnie do alej Dozwolont wjazd pojazdami z silnikiem diesla od euro 4 Okropne rozwiązanie, opłacony diesel już nie truje? Osoby pracujące w powiecie krakowskim również powinny zostać uwzględnione 
############### Brak strefy w Krakowie Brak strefy w Krakowie powinien być. Każdy może się wytłumaczyć, że jedzie akurat pod szpital, czy na Prokocimiu, czy szpital 

Narutowicza,  czy Rydygiera. 
Każdy samochód powinnienem wjechać do Krakowa, jest to dyskryminacja biedniejszych mieszkańców. Brak strefy dla mieszkańców Jak zapłacę to już nie szkodzę miastu tak? Jak nie zapłacę to szkodę, po opłacie już jednak nie szkodzę. Bzurdy przepis. Brak tej strefy w Krakowie!!!

############### Należy ją ograniczyć do obszaru Rynku Głównego i ewentualnie ulic prowadzących do niego Strefa powinna obejmować Rynek Glówny z warunkowym wjazdem po uzyskaniu zezwolenia od władz miasta Normy Euro nie odzwierciedlają rzeczywistej emisji. Co z pojazdami zasilanymi LPG które mimo wieku są praktycznie bezemisyjne? Dodatkowo często stosunkowo  nowe pojazdy emitują 
więcej zanieczyszczeń niż starsze bo zgodnie z informacją producentów zużywają olej silnikowy co jest nieujęte w normach. 

Mieszkańcy powinni być wyłączeni z wymogów bezterminowo. Miasto powinno 
zachęcać dopłatami do darmowej komunikacji do rezygnacji z korzystania z najstarszych 
pojazdów. 

Największy ruch w mieście generują mieszkańcy gminy ościennych, którzy korzystają z infrastruktury Krakowa a nic nie wnoszą. Miasto powinno pobierać opłaty za wjazd od wszystkich 
niezamieszkałych w Krakowie osób niezależnie od tego jakimi pojazdami się poruszają. 

Jeśli strefa będzie ograniczona do Rynku Głównego nie trzeba będzie tworzyć wyłączeń. Dlaczego pojazdy miejskie, należące do służb czy 
innych organów państwowych mają być wyłączone a pojazdy przedsiębiorców czy mieszkańców nie.

############### Tylko rejon tzw pierwszej obwodnicy A.reszta szpitali w.krakowie Ma nie dotyczyć pojazdu aktualnie posiadanych przez mieszkańców Krakowa. Prawo nie może działać wstecz Wyłączyć mieszkańców.posiadajacych pojazdy do czasu wejścia w życie uchwały prawo 
nie może działać wstecz

Jawna dyskryminacja Prawo nie może działać wstecz 

############### Powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum miasta. Obszar ten powinien być poszerzony o możliwość dojazdu do wszystkich szpitali i poradni specjalistycznych, nie tylko SU. Nie powinno 
się utrudnieniac dostępu do opieki zdrowotnej.

Większość Polaków jeździ samochodem z normą Euro5 bo nie stać ich na młodsze roczniki, a nie dlatego że tego chcą. Nie tylko mieszkańcy Krakowa pracują w Krakowie i tam płacą podatki! Żenada! Ludzi nie stać na wymianę samochodów! To nie ich kaprys! Lista jest totalnie nieprzemyślana. Dodać się powinno kierowców posiadających orzeczenie o niepełnosprawności narządu ruchu.

############### W obrebie plant. Caly Krakow dostepny dla wszystkich pojazdow, za wyjatkiem SCT w obrebie plant. Wszystkie pojazdy (niezaleznie od wieku) z waznymi badaniami technicznymi powinny miec prawo kezdzic po Krk. Nalezy skupic sie na skrupulatnych badaniach technicznych i tam 
eliminowac zuzyte pojazdy.

WSZYSTKO dla bogatych. Po buspasach moga jezdzic elektryki, tyle tylko, ze stac na nie nielicznych, bo sa drogie, a teraz do proponowanej sct bedzie mozna wjezdzac czym sie chce, jak sie zaplaci. 
PARANOJA.

Wszystkie pojazdy!

############### Obręb ścisłego centrum Kazimierz oraz stare miasto Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum Do Krakowa powinny wjechać samochody z normą euro 3 ponieważ ich cena sprawia że są dostępne dla każdego a nie tylko dla bogatych Jest to niesprawiedliwe,powinniśmy popatrzeć na emisję samochodów luksusowych a tylko normę euro Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum,reszty bym nie zmieniał
############### Ścisłe centrum, tj. Dzielnica I i II Muzea i inne instytucje pożytku publicznego- jesli sa w ścisłym centrum to wyznaczyc parkingi z których powinni korzystać przyjezdni, 

urzędy, sądy, wszystkie szpitale i specjalistyczne przychodnie,  dworzec główny (dojazd), lotnisko.
Wymagania względem pojazdów z silnikiem Diesla są niezwykle dyskryminujące. Rok produkcji 2018 jest nierealny do spełnienia. Powinny obowiązywać te same normy dla silników 
spalinowych niezależnie czy są to zasilane benzyną czy olejem napędowym. Od roku 2030 różnica w dacie produkcji to aż 13 lat! Co nie ma uzasadnienia gdyż nowe diesle są 
niskoemisyjne w porównaniu do starszych silników benzynowych. Lepszym pomysłem będzie ograniczenie dla silników np. Powyżej 2 l które są wysokoemisyjne i zużywają dużo więcej 
paliwa. 

W obecnym brzmieniu powinno to być co najmniej 10 lat, żeby mieszkańcy mili szanse 
wymienić starsze auta bez strat finansowych. Większości ludzi nie stać na taki wydatek 
wobec i tak wysokich kosztów życia, które stale rosną. 

Jest to dobry pomysł, ale zaproponowane stawki są kosmiczne. Kolejny pomysł uderzajacy w najmniej zamożnych mieszkańców. Mieszkańcy poniżej pewnego progu dochodowego, powinni być wyłączeni, także studenci i osoby zatrudnione w Krakowie. 

############### Grania SCT nie powinna obejmować całego Krakowa
Jeśli SCT obejmie całe miasto, ludzie stracą pracę. 
Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko centrum Krakowa.
Jest to niezgodne z prawem człowieka 

SCT nie nie powinna obejmować:
Główne drogi dojazdowe 
Szpitale 
Szkoły
Kościoły 
Sklepy
Rybitwy 
Przychodnie 
Stacje benzynowe 

Jest to nieporozumienie ze strony radnych i prezydenta miasta Kraków.
Niezgodne z prawem człowieka 

Proponuje samochody benzynowe i diesle nie straszne niż 2000r Euro 3 

Dlaczego tylko mieszkańcy Krakowa ? 
Mnóstwo osób dojeżdża do pracy z obrzeży Krakowa, takie osoby stracą pracę przez 
Państwa wybory 
Jeśli ma być wyłączenie to nie tylko dla mieszkańców tylko też dla ludzi z obrzeży 
Krakowa, którzy dojeżdżają do pracy 

Państwa myślenie jest niezrozumiałe…
Opłaty są absurdalnie wysokie
Społeczeństwa nie będzie stać, żeby móc wjechać do Krakowa.
Tym samym mniej turystów przyjedzie do Krakowa, przedsiębiorcy nie będą chcieli się osiedlać i rozwijać.

 Osoby które pracują w Krakowie. 

############### Obszar pierwszej obwodnicy A jak dojechać do szpitala św Rafała wyłączać ul Stojałowskiego Diesel euro 4 dla mieszkańców.Po pierwszej uchwale zmieniłem auto na euro 5.Teraz dwa auta pójdą na złom .Nie ma zgody na fanaberie urzędników.Mieszkańcy decydują o zmianie 
samochodu

Mieszkańcy jeżdżą samochodami do śmierci technicznej swoich samochodów,wtedy 
kupują samochody dostosowane do strefy

Bez prawa wjazdu do strefy Zakaz wjazdu dla samochodów zabytkowych one trują najbardziej 

############### Strefą powinien być objęty teren całego miasta. Wymagania wydają się być minimalne, nie wiem tylko dlaczego nie są zaostrzane dla silników benzynowych od 2030r. Umieramy w Krakowie od zanieczyszczeń. Osiemset tysięcy mieszkańców nie może być niewolnikami kilkudziesięciu tysięcy (zakładam że to maksymalna liczba) kierowców, którzy nie mogą a 
niekiedy po prostu nie chcą dostosować się do słusznych wymagań.

Pojazdy zabytkowe stanowią oczywiste wyłączenie. Inne nie mają w większości racji bytu. Ponadto jeszcze większymi wymaganiami 
powinny być objęte:
- wszystkie samochody należące do miasta lub jego spółek
- taksówki i wszystkie pojazdy przewozu osób 
- wszystkie pojazdy dostawców jedzenia, zakupów, itd.
słowem wszystkie pojazdy wykonujące zadania komercyjne (i piszę to jako przedsiębiorca), ponieważ one henerują największy ruch. 

############### NIE DLA ZIELONEGO ŁADU . NIE DLA ZIELONEGO ŁADU . NIE DLA ZIELONEGO ŁADU . NIE DLA ZIELONEGO ŁADU . NIE DLA ZIELONEGO ŁADU . NIE DLA ZIELONEGO ŁADU .
############### Jedyne ograniczenie jakie bym wprowadził to dla urzędników, radnych, sympatyków, entuzjastów sct oraz działaczy pseudoekologicznych. Żadnej sct w Krakowie Nie powinno być żadnych wyjątków, bo nie powinno być sct. Euro 1 i Euro 4 w ścisłym centrum, oprócz tego żadnych ograniczeń. Wyłączenie powinno obejmować wszystkich mieszkańców małopolski, którzy codziennie 

muszą dojeżdżać do Krakowa. Stop sct! Stop wyłączeniom, Stop wykluczeniom, Stop 
dyskryminacji, Stop sct!

Stop dyskryminacji, Stop nierównemu traktowaniu, Stop nierównościom społecznym, Stop sct. Nie dla sct I zaproponowanych rozwiązań! Stop sct, Stop wykluczeniom! Nie dla sct Nie dla nierówności i ograniczenia!

############### Strefa powinna obejmować ścisłe centrum miasta rynek i okolice dzie nadal pali się w kamienicach  w  różnego rodzaju piecach Drogi prowadzące do większych  instytucji oraz większych zakładów pracy oraz przelotowe Jak dla obecnie posiadanych  pojazdów normy są za wysokie  euro 3 to max jakie można narzucić  na samochody  osobowe bez znaczenia czy diesel czy benzyna wyższa norma może być 
na dostawcze bo najczęściej są to pojazdy firmowe

Okres minimum 10 lat aby  samochody mogły  poniekąd wymienić  się  naturalnie  mało 
kogo. Stać aby w ciągu 5 lat przejść z pojazdu za  około 20000 na pojaz w okolic 100000 i 
więcej 

Ok Okres przejściowy minimum 10 lat

############### Pierwsza obwodnica miasta Euro3 Wszystkie pojazdy zarejestrowane w Krakowie przed wejściem ustawy dożywotnio 
wyłączone z sct.

Jednorazowe opłaty za wjazd Pojazdy zabytkowe i historyczne bez limitu poruszania. Pozostałe elementy bez uwag .

############### Strefa w żadnym wypadku nie powinna obejmować całego miasta. Co najwyżej obręb starego miasta, nie dalej niż w obrębie I-wszej obwodnicy. Poza tym obszarem znajdują się siedziby instytucji niezbędnych 
do funkcjonowania mieszkańców Krakowa oraz całej Małopolski. Poza tym, wprowadzenie strefy na całe miasto zabije handel na placach takich jak choćby Imbramowski. 

Proponowane wymagania są zdecydowanie za wysokie, zbyt wyśrubowane jak na kieszeń przeciętnego mieszkańca Małopolski. Tak restrykcyjnych stref nie ma choćby w Niemczech. 
Zdecydowanie górną granicą dla diesli powinno być Euro 5 po wcześniejszym okresie Euro 4, a dla benzynowych silników odpowiednio Euro 4 i 3. Chyba, że strefa faktycznie będzie 
obowiązywać w obrębie I obwodnicy. Wtedy i tak jednak będzie fikcyjnym tworem, bo zwolnione będą pojazdy budowy czy dostawcze, a one stanowią większość poruszających się w tym 
obrębie.

Jeżeli strefa obejmie tylko I obwodnicę to myślę, że taki okres przejściowy będzie do 
przejścia.

To jest bardzo głupie rozwiązanie. Jak liczyć czas spędzony w strefie? Poza tym, jeżeli samochód się nie porusza dlaczego właściciel ma za to płacić. Płatny powinien być tylko i wyłączanie wjazd do 
strefy i poruszanie się w niej. Czyli w dzień kiedy samochód wjechał, to może się po niej poruszać. Po czym może stać choćby tydzień, i kolejna opłatę musi uiścić w momencie kiedy znów będzie się 
poruszał po strefie. Czyli opłata była by jednodniowa. Podobnie jak jest to rozwiązane w Londynie.

Wyjątek powinny stanowić jedynie samochody mieszkańców i służb. Jeżeli strefa ma obowiązywać powinna w szczególności dotyczyć 
pojazdów budowy, dostawczych komunikacji pozamiejskiej -busów, autokarów.

############### Strefa wolna od mniej zamożnych powinna obejmować Wolę Justowska Do urzędu pracy, żeby biedni znaleźli tam pracę i dzięki niej zarobili na nową Teslę. Strefa powinna obowiązywać wyłącznie tych którzy zarabiają mniej niż średnia krajowa. Biedni i klasa średnia powinni.moze mieć specjalne opaski, żeby nie przekraczali granic 
SCT. 

Absolutnie nie. Jeszcze taki biedak weźmie chwilowke żeby odwiedzić umierającą matkę i wjedzie do bogatego Krakowa. Precz z biedotą. Przez 5 lat zakaz wjazdu dla samochodów, których wartość rynkowa jest niższa niż 350 tysięcy.



############### Rynek Główny i Mały Rynek do 2030r. Po tej dacie obszar strefy płatnego parkowania to przyszły obszar SCT Norma Euro 4 dla wszystkich aut od 2030r. SCT dla wszystkich od 2030r. Źle- dla wszystkich powinny być te same warunki od 2030r. - Euro4 Precz z dyskryminacją że względu na stan majątkowy 
############### ścisłe centrum krakowa jednostki wojskowe, komisariaty policji wystarczy darmowe przejazdy mpk znacznie to zmniejszy ruch na drogach nie wprowadzać sct bardzo zle żołnierze, policjanci przyjeżdżają spoza Krakowa by bronić ojczyzny
############### Strefa czystego transportu stanowi jawną dyskryminacje osób gorzej sytuowanych, ktorych miasto dodatkowo zamierza wykluczyć komunikacyjnie, powinna być ograniczona wyłącznie do ścisłego centrum 

miasta, czyli okolic rynku, plant, placu Matejki czy Dietla. Zdecydowanie nie powinna przekraczać linii Wisły, alei Trzech Wieszczów czy ronda mogilskiego. Tworzenie SCT na terenie całego miasta jest chyba 
najgorszym pomysłem na świecie na jaki można było wpaść. Takie rozwiazanie nie obowiazuje nigdzie, bo całkowicie uniemożliwia ludziom normalne życie. Żadne duże miasto nie zdecydowało się na takie 
rozwiązanie, które nie dość że nie zmieni jakości powietrza w mieście (które jest zatruwane przez ościenne miejscowości i ogrzewanie domów) to dodatkowo doprowadzi do całkowitego paraliżu, bo sprawne 
funkcjonowanie komunikacji miejskiej jest kompletną fikcją przy ciągle rosnących cenach biletów, awariach, opóźnieniach i wypadających z rozkładu autobusach.

Uważam, że jest to pomysł wysoce nietrafiony. Po pierwsze nie wszystkie miejsca zostały uwzględnione (chociażby szpital na 
Prądnickiej), po drugie przykładowo pod szpitalem na Prokocimiu nigdy nie ma miejsc parkingowych i trzeba szukać miejsca w okolicy, 
a po trzecie jak miasto zamierza to weryfikować ? Weryfikować dokumentację medyczną ? Ponadto co z osobami, które przyjeżdżają 
samochodem i zatrzymują sie u mieszkańca Krakowa po to żeby pojechać na konsultacje do kilku lekarzy ? Nawet nie chodzi o dojazd 
do samego lekarza, ale do miejsca noclegu. W jawny sposób pogwałcenie zasad równości i dyskryminacja. Jako mieszkanka Krakowa 
jestem zażenowana tak nieodpowiedzialnym pomysłem SCT.

Preferowane jest jeżdżenie wielkimi suvami o wielkim spalaniu niż starszymi autami, które spalają znacznie mniej tylko ze względu na rocznik. Nie ma w tym za grosz logiki. Uważam, że 
obecnie nawet 15-letnie i starsze auta, powinny móc bez przeszkód poruszać się po Krakowie. Samochody z XX w. eliminują się sukcesywnie same.

Jest to dobry okres na to żeby wycofać się całkowicie  z tych szkodliwych przepisów i 
ponownie przemyśleć obszar objęty SCT.

Oceniam to jak najgorzej, jako chęć wyłudzania dodatkowego podatku i to najczęściej od osób, które są gorzej sytuowane. Niemniej, całkowity zakaz wjazdu do miasta jest jeszcze gorszym 
rozwiązaniem, które uderzy z jednej strony w osoby potrzebujące pomocy lekarskiej, a z drugiej w branże turytyczną, bo nie sądzę żeby rodziny z dziećmi chciały analizować warunki wjazdu żeby 
zrobić sobie weekendową wycieczkę. Raczej pojadą gdzie indziej.

Na jakiej podstawie pojazdy kościelne mają być wyłączone - to jakiś lepszy sort ? Co z ciężarówkami realizującymi, dostawy czy kurierami? 
Dlaczego 12letni mały diesel z silnikiem 1.5 jest niby gorszy od wielkiego suva z 4litrowym silnikiem ?Spalanie i emisje ten drugi ma 
większe. Jaki cel ma.kiec wprowadzenie tej strefy ? Bo na dzień dzisiejszy wygląda jakby chodziło wyłącznie o wyciągnięcie dodatkwowych 
pieniędzy i utrudnienie życia osobom które z jakiegoś powodu muszą przyjechać do Krakowa 

############### Tak, wychodzi na to że chodzi o pieniądze a nie ekologię. W wielu europejskich miastach się odchodzi od tych stref. Covid pokazał że to nie samochody trują a piece i palenie kopciuchami. Żaden obszar nie wchodzi w grę. Jest to kompletnie nie na rękę. A poza strefą diesle euro 4 już mogą truć? A obecne samochody gdzie 
pojadą? Do Afryki? Tam już truć mogą?

Uważam że diagnosci powinni być uprawnieni do sprawdzania jakości spalin w samochodach i weryfikować ich stan. Jeśli ktoś ma perfekcyjnie utrzymanego diesla np. z 2008r który jest 
bezawaryjny, bez wycieków itp. zadam proste pytanie: na jaki samochód ma go wymienić? Samochody do 20-30 tys zl nie istnieje ten rynek. Rynek jest pusty z samochodów duża część 
została wywieziona na ukraine przez brak akcyzy. Jestem za weryfikacją kopcacych na czarno diesli z wyciętymi kataliatorami itp. Dla mnie ekologią jest samochód który bezawaryjne 
przejeżdża 500 tys km i to jest prawdziwe ratowanie planety. Nie kupowanie nowego tylko używanie tego co się ma i dbanie o stan. 

A jeśli ktoś mieszka na pograniczu strefy i pracuje w Krakowie? Ma się przesiąść na 
rower? Zmienić samochód? Jeśli jego wartość spadnie o ponad połowę jeśli te przepisy 
wejdą w życie. 

Skadnal. Ale przynajmniej wiadomo o co chodzi w tym wszystkim. Tylko i wyłącznie o pieniądze i dojenie biedniejszych ludzi. Jeśli zapłaci to już może jeździć? Dobre żarty. 

############### Obsza max do Alei 3 wieszczów, Dietla Brak jakichkolwiek zakazów dla mieszkańców którzy są zameldowani w Krakowie, proszę nie zabraniać mi posiadania starego samochodu którym nie mogę dojechać do miejsca 
zamieszkania

Bezterminowo możliwość wjazdu dla mieszkanca Błędne,  mamy dbać o czyste powietrze czy stan konta A co po 5 latach mam sprzedać a raczej oddać za darmo samochod? Obecnie mam starego kampera czy Kraków zakupi mi nowego?

############### Strefa w ogóle nie powinna być wprowadzana! A jeśli pomyli się drogę , zabłądzi lub będzie chciało ominąć korki ,to co w tedy ? Samochody starsze też mogą być ekologiczne , wystarczy popatrzeć na emisję spalin niektórych samochodów , dlaczego ich właściciele mają być dyskryminowani? A osoby przyjeżdzjące do Krakowa z okolic? Znów dyskryminacja?  Jak się to ma do 
równości wszystkich wobec prawa?

Znów chcecie udeżać w najbiedniejszych ludzi nowymi opłatami? Co Wy sobie myślicie , że większość Polaków jeździ starymi samochodami bo im się tak podoba? Precz z tą pseudo ekologią !!! W tej liście wyjątków powinni się znaleźć wszyscy Polacy!!! Stop klimatycznym  wariatom! Zielony ład do kosza!!!

############### Jak ma być jakaś strefa to tylko w ścisłym centrum tam gdzie są turyści a nie w miejscach gdzie ludzie muszą dojechać do pracy. A co z innymi szpitalami? Co z innymi parkingami park and rice??Jak ma być jakaś strefa to tylko w ścisłym centrum tam gdzie są 
turyści a nie w miejscach gdzie ludzie muszą dojechać do pracy. 

Normy są dobrze dobrane o ile będą dotyczyć tylko ścisłego centrum. Wiele osob z gmin ościennych pracują i płacą podatki w Krakowie. Dlaczego mają być 
dyskryminowani? Nie dla faworyzowania mieszkańców Krakowa. 

Jestem przeciwny sct, chyba że ścisłe centrum   miasta rynek, Kazimierz. 

############### Objęcie strefa tylko ścisłego centrum. Wszystkie strefy są ważne żeby można było do nich swobodnie dojechac Normy euro nie są żadnym wyznacznikiem jeśli chodzi o ekologie Mieszkańcy Krakowa nie mogą być uprzywilejowani. Każdy obywatel musi być 
traktowany na rowni

Rozwiązanie jest *******. Debile, po wniesieniu opłaty auto nie stanie się nagle ekologiczne Każdy jest równy. Chcemy wolności. Precz z komuną 

############### brak stref Cały Kraków bez ograniczeń,  walka o klimat to ściema brak strefy złe, nie powinno być strefy ani żadnych opłat za wjazd wszyscy
############### Tak, strefa symboliczna wokół rynku wystarczy Obszar być powinien być jak najmniejszy Euro 1 dla wszystkich pojazdów Należy jeszcze wydłużyć okres przejściowy Opłaty są stanowczo za wysokie, powinny być symboliczne
############### Strefa czystego transportu powinna obejmować jedynie centrum oraz Kazimierz. Wykluczenie komunikacyjne ubogich jest nieakceptowalne i uwłaczające ludzkiej godności. Dla mieszkańców Krakowa, którzy na ten moment posiadają samochody normy euro nie powinny obowiązywać. Powinien być jedynie zakaz wjazdu świeżo zarejestrowanymi autami (po 1 

lipca 2025)
Dla mieszkańców Krakowa powinno obowiązywać dożywotnie wyłączenie z wymogów 
SCT dla aut zarejestrowanych przed 1 lipca 2025.

To kolejny atak na ludzi mniej zamożnych. Uważam, że opłata miesięczna powinna obowiązywać dla aut z silnikami większymi od pojemności 2000cc oraz dla aut dłuższych niż 5m. Pojazdy należące do Krakowian zarejestrowane w Krakowie przed 1 lipca 2025 powinny być dożywotnio zwolnione z wymogów SCT. 
Pojazdy historyczne powinny otrzymać możliwość wjazdu do Krakowa bez limitu dni w roku. Osoby pracujące w Krakowie, a będące spoza 
Krakowa powinny mieć zezwolenie na wjazd do Krakowa tak długo jak są zatrudnione na terenie Krakowa.

############### Granica strefy powinna być druga obwodnica Dopuszczone euro 4 Powinno być  dopuszczenie bezterminowe, starsze auta i tak się degradują że zostają 
wymienione po pewnym czasie no po 6 czy 7 latach. 

To dobry pomysł. Ok

###############
############### Okolice Rynku Głównego Strefa nie powinna obejmować całego Krakowa Powinny obowiązywać tylko w okolicach Rynku Głównego Krakowianie powinni mieć możliwość swobodnego korzystania ze swoich pojazdów bez 

względu na emisję spalin jeżeli tylko są sprawne techniczne
Wyciąganie pieniędzy, jak ktoś zapłaci to nie ma problemu. Tak naprawdę widać o co naprawdę chodzi. Wprowadzanie takich stref ma sens jedynie w ścisłym centrum miasta. Wszystkie sprawne technicznie pojazdy powinny swobodnie poruszać się po Krakowie. Niedopuszczalne jest zabranianie społeczeństwu 

używania rzeczy które legalnie zakupili i spełniają normy techniczne dla swoich roczników. Może by tak zachęcać do zmiany na nowe 
samochody, a nie zabraniać używania tych w pełni sprawnych starszych !

############### Rozmiar strefy powinien byc maksymalnie ograniczony - wystarczy Rynek Główny. Objęcie strefa niemal calego miasta jest rozwiazaniem absurdalnym niespotykanym nawet w znacznie bogatszych krajach 
Europy zachodniej.

STC powinno obejmowac wylacznie Rynek Glówny - wtedy takie bezsensowne dopuszczenia nie beda potrzebne. Co ze Szpitalem 
Dzieciecym przy ul. Strzeleckiej?  Pomyslcie Panstwo!

STC powinno obejmowac wylacznie Rynek Glówny - w Rynku moze to byc nawet wymog samochodow wylacznie elektrycznych. W pozostalej czesci miasta brak jakichkolwiek ogranicznen. STC powinno obejmowac wylacznie Rynek Glówny - moze byc wtedy wprowadzone bez 
jakiegokolwiek okresu przejsciowego

STC powinno obejmowac wylacznie Rynek Glówny - moga tam obowiazywac takie oplaty

############### Po co ta strefa Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy 
############### Okolice plant i Rynku Nie jest Za wysokie limity Nie powinno być żadnej strefy Nie powinno być żadnej strefy Nie powinno być żadnej strefy 
############### Tylko i wyłącznie ściśle centrum do 1ej obwodnicy Zdecydowanie za mały obszar Wystarczy sam standart emisji na podstawie badania danego pojazdu. Wiele starszych aut benzynowych spełnia standardy euro 5 ( np Toyota Carina z 1993 i instalacja LPG Powinno być dłuższe Jeśli to nie będzie kwota powyzej 500zl / rocznie to była by to opcja do rozważenia Oraz ludzie ubodzy. Ich nie będzie stać na lepsze auto. A nie możemy im zabierać wolności posiadania auta dlatego że są biedni. 
############### Strefa powinna obejmować mały obszar miasta, ograniczony np. do I obwodnicy. W przeciwnym razie będzie bardzo uciążliwa dla mieszkańców. W przypadku silników diesla kryteria wjazdu powinny pozostać na poziomie z poprzedniej uchwały dot. SCT, czyli wjazd dla silników spełniających co najmniej normę EURO 5. Wyłączenie dla mieszkańców Krakowa powinno dotyczyć wszystkich samochodów 

zakupionych (zarejestrowanych na mieszkańca miasta) przed wejściem w życie 
przepisów (wtedy wymiana pojazdów i tak nastąpi, ale w sposób bardziej naturalny, 
niebudzący protestów).

############### Centrum miasta (stare miasto) w obrębie alei Dojazd do wszystkich pętli  park and ride oraz stacji kolejowych by można  było  zaparkować  auto i przesiąść  się na komunikację 
zbiorową

uważam  że nie ma konieczności  zaostrzać przepisów, wymagania emisji z 1 propozycji SCT są wystarczające (euro 3 benzyna, euro 4 disel). Wyższe  normy emisji spowodują wykluczenie 
samochodów  większości  mieszkańców.

Uważam  że  jest to bez sensu. Czy ta opłata  spowoduje że  powietrze w mieście  będzie  czystsze? Oczywiście  że  nie, jest to jedynie łatanie dziury budżetowej  miasta. Uważam  że  zrobienie 5 letniego okresu przez który  strefa nie będzie  dotyczyć  mieszkańców  to dobry pomysł. Jednak nie podoba mi sie 
zapis dotyczący samochodów  historycznych i zabytkowych. Pierwotnie miały  one mieć  możliwość  poruszania się  po strefie swobodnie, 
gdyż stanowią ułamek całej  floty samochodów  w Krakowie i mają  znikomy wpływ na zanieczyszczenie. Nowe zapisy znacznie uderzają w 
pasjonatów motoryzacji i ograniczają wolność  poruszania się. Uważam  że limit 50 dni powinien zostać zniesiony. 

############### Propozycja Strefy powinna być w całości wyrzucona do kosza. Nie dopuszczalne jest ustalanie przez urzędników gdzie obywatel / podatnik może wjechać a gdzie nie może wjechać ze względu na 
posiadany samochód.

Propozycja Strefy powinna być w całości wyrzucona do kosza. Propozycja Strefy powinna być w całości wyrzucona do kosza. Propozycja Strefy powinna być w całości wyrzucona do kosza. Propozycja Strefy powinna być w całości wyrzucona do kosza.

############### Ścisłe centrum - Stare miasto  - ścisłe centrum, żeby było strefą, reszta bez obostrzeń. Zła propozycja, szpital to nie wszystko masa miejsc pracy i hurtowni  jest rozsiana po całym mieście.  Auta zabytkowe bez limitu dni, jeśli auto przechodzi przegląd i jest sprawne to norma euro nie może być wyznacznikiem. Skoro mam auto legalne , sprawne i niepsujące się  to czemu 
jestem karany i przymuszany do zmiany na nowe dziadostwo na które mnie nie stać , a poza tym jest nowe większym  trucicielem jeżeli sie ciągle psuje. To dyskryminacja - prawo działa 
wstecz. 

Masa ludzi pracuje i dojeżdża spoza miasta, to ogromna niesprawiedliwość społeczna, 
ponad to  księża i ministrowie to lepszy gatunek człowieka od proletariatu, że oni moga 
jeździć nawet Kamazem? Jak jest zakaz to ma dotyczyć WSZYSTKICH! Proponuję aby 
sprawne technicznie auta zarejestrowane przed ogłoszeniem SCT i  mogły wjeżdżać bez 
żadnych ograniczeń, auta rejestrowane po ogłoszeniu SCT musza spełniać wymogi - to 
jest sprawiedliwe, jak kupuje auto niespełniające wymagań to robie to świadomie, a nie 
jestem ukarany za to że jestem uboższy i nie stać mnie na nowe auto.  

Skok na kasę i drenowanie i tak uboższego społeczeństwa. Perfidny i chamski. Jak opisałem w punkcie powyżej - masa ludzi pracuje i dojeżdża spoza miasta, to ogromna niesprawiedliwość społeczna, ponad to  księża i 
ministrowie to lepszy gatunek człowieka od proletariatu, że oni moga jeździć nawet Kamazem? Jak jest zakaz to ma dotyczyć WSZYSTKICH! 
Proponuję rozwiązanie polubowne - można wjechać autem legalnym , sprawnym, zarejestrowanym przed wejściem w życie SCT. Nie można 
działać wstecz. Mam legalne auto  zarejestrowane przed utworzeniem  SCT i nie mogę zostać zmuszony siłą do jego zmiany i być karany za 
mniej zasobny portfel. Jesli SCT wejdzie w życie to następne auto  muszę kupić juz  spełniające wymogi SCT, ale nie zmuszajcie mnie do 
wyrzucenia sprawnego  auta i kupienia jakiegoś śmiecia poskładanego z 3 innych bo na nowe mnie nie stać. 

############### Tylko stare miasto, granice, które wyznaczają planty. obszar jest zdecydowanie za duży. EURO 4 w strefie plantów i Kazimierza. Reszta bez strefy Brak SCT ŻADNYCH OPŁAT, przecież to tylko skok na pieniądze i to pieniądze uboższej części społeczeństwa, tej której nie stać na nowszy samochód absolutnie NIE
############### Strefa nie powinna sięgać dalej niż obecna II obwodnica. W najostrzejszym wydaniu - z włączeniem II obwodnicy. To nie jest dobra propozycja. Nic nie uzasadnia zamykania całego miasta, zwłaszcza przy marginalnym wpływie samochodów na 

poziom zanieczyszczenia powietrza.
Ograniczone mogą być najwyżej pojazdy objęte normami starszymi od EURO 4 - normy 5 i 6 nie wnoszą praktycznie nic istotnego. Co ze studentami, pracownikami, usługodawcami, kurierami? To rozwiązanie jest dopuszczalne, ale opłaty powinny być uiszczane jedynie przy wjeździe do strefy - i maksymalnie raz dziennie. Pobieranie opłaty za zanieczyszczanie w sytuacji, gdy pojazd 

najprawdopodobniej stoi gdzieś zaparkowany jest niedopuszczalne.
Dlaczego uwzględnione są pojazdy należące do Kościoła, który jest najbogatszą instytucją w Polsce?

############### Stare miasto w obrębie plant i na koniec lat 
12.23.24 0:00:45 Ścisłe centrum w okol rynku glownego Powinno dać się dojechać do wszystkich punktów użyteczności publicznej takich jak kina, teatry, sale koncertowe które mają parkingi Przede wszystkim samochody powinny byś sprawne, często jadąc za busem, samochodem wypuszcza on chmurę czarnego dymu - takie pojazdy winny być zatrzymywane i odbierane 

dowody do czasu naprawienia. Niekoniecznie rok jest ważny a norma emisji spalin. Samochody do miasta minimum euro 4
Spowoduje to że okoliczne miasta też będą wprowadzać takie restrykcje i nikt nie będzie 
w stanie nigdzie dojechać/przejechac. Aktualnie większość ludzie mieszkająca w 
okolicznych gminach to osoby które wyprowadzily sie z Krakowa ale dalej tutaj 
funkcjonuja np. pracuja, robią zakupy. Lepszym rozwiązaniem będzie poprawienie i 
budowa parkingow typu park/rider i usprawnienie komunikacji miejskiej. 

Obawiam się że za kilka lat/miesięcy po wprowadzeniu takiej opłaty w Krakowie chcąc pojechać do Zakopanego będę musiał mieć winietę albo coś podobnego bo każda gmina sobie takie opłaty 
wprowadzi. 

Ja uwazam SCT w ścisłym centrum ale nr 1 to stan techniczny samochodów. I może program dopłat do nowych/nowszych pojazdów 

12.23.24 0:02:17 Strefa powinna obejmować jedynie ścisłe centrum miasta. Jeśli już ma być na obszarze całego miasta to proponuję dwie podstrefy jedna bardziej rygorystyczna w centrum i druga mniej na pozostałym 
obszarze. Mogło by być to na peryferiach eu4 diesel i eu3 na benzyny. W centrum może pozostać proponowany rygorystyczny wariant. Pamiętajmy że do pracy jak i nauki dojeżdżają osoby spoza miasta!

Każdy park+ride powinien być osiągalny dla każdego auta. Strefa proponowana jest zbyt rygorystyczna. Biorąc pod uwagę aktualny średni wiek aut na ulicy można odnieść wrażenie że co 4 auto nie będzie mogło wjechać do miasta. Myślę że na 
początek wymagania nie powinno być wyższe niż eu3 dla benzyny i eu4 dla diesla. Nie należy zapominać że do krk dojeżdżają też osoby uczące się i pracujące, nie każdego stać wydać na 
auto 50 tys zł lub więcej 

Rozwiązanie jest słuszne, a co z osobami spoza miasta dojeżdżający mi do pracy 
szczególnie w nietypowych godzinach czy choćby studentami?

Zwykły wyzysk, te pieniądze wpłyną że spaliny będą bardziej czyste mam rozumieć? Kogoś nie stać na nowsze auto to niech płaci. Brawo! Dodalbym co najmniej do wyjątków gminy ościenne jak już chcemy robić wyjątki 

12.23.24 0:14:59 Nie powinna w ogóle powstac Ten obszar nie jest dobrą propozycją Wszystkie auta powinny być dozwolone Wszystkie auta powinny być dozwolone bez względu na rok produkcji Nie powinno być opłat Strefa czystego transportu nie powinna w ogóle powstać
12.23.24 0:22:09 Nowa granica SCP powinna być ograniczona do płyty Rynku Gł. Nie powinny być zaproponowane, a tym bardziej wprowadzone jakiekolwiek ograniczenia dotyczące w/w wymagań. Propozycje te łamią ustawy Konstytucji RP. Powinien  zostać zaproponowany okres 99 lat. Negatywnie. Powinny wjeżdżać bez jakichkolwiek opłat. Wszystkie pojazdy powinny być zwolnione z zakazu wjazdu przez okres 99 lat.
12.23.24 0:48:00 Strefa wyłącznie w centrum Krakowa Nie Przynajmniej 8 lat Tak w centrum Mała dostępność informacji
12.23.24 0:49:30 Aleje trzech wieszczów W jaki sposób rolnicy mają dojechać na giełdę w Rybitwach? Projekt jest zbyt restrykcyjny. Powinny zostać ustalone wymagania norm euro takie jak w poprzednim projekcie. Czy to jest zgodne z konstytucją? Osoba mieszka poza granicą miasta i pracuje w nim 

jako pielęgniarka za pół roku nie będzie mogła do niego wjechać. A ktoś inny mieszkający 
w mieście nie będzie miał żadnych ograniczeń. 

Uważam, że strefa promuje bogatych, których stać na nowy samochód. Biedni muszą dodatkowo płacić. To jakiś absurd

12.23.24 1:03:58 Planty, Św. Idziego, Podzamcze.
12.23.24 1:20:56 Strefa nie powinna obejmować praktycznie całego miasta, powinna jedynie objąć ścisłe centrum czyli rynek główny do II obwodnicy Drogi dojazdowe z osiedli do obwodnicy Poprzednia propozycja była o wiele lepsza euro 3 dla benzyny i euro 5 dla diesli, opcja jest w pełni wystarczająca, znaczna część floty MPK Kraków to autobusy euro 5, nawet jeśli MPK je 

wycofa to zostaną autobusy z 2016 roku a według SCT od 2030 roku mogą być tylko pojazdy na diesel od 2018
Uważam że jest to niesprawiedliwe, bo wiele osób dojeżdża na codzień do miasta z 
okolicznych miejscowości np. Zielonki i te osoby mają tylko czas do lipca a mieszkańcy 
mają 5 lat, wyłączenie powinno dotyczyć wszystkich a nie tylko mieszkańców 

To rozwiązanie mija się z celem, widać na odległość że miasto chce tylko zarobić na biednych ludziach których nie stać na dobre samochody i muszą jeździć starymi Nie

12.23.24 2:22:16 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.23.24 2:22:35 Wokół rynku głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Dla mieszkańców bez żadnych limitów Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.23.24 2:23:14 Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.23.24 2:23:29 Wokół rynku głównego Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.23.24 2:23:43 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.23.24 2:24:00 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.23.24 2:24:40 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.23.24 2:24:55 Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.23.24 2:25:09 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie na rynku to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Dla mieszkańców bez żadnych limitów Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni

12.23.24 2:25:32 Wokół rynku głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.23.24 2:25:46 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni

12.23.24 2:26:09 Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.23.24 2:26:30 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tak będzie sprawiedliwie Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.23.24 3:23:38 Chciałbym odłożyć tę decyzję na później, ponieważ mam stary samochód. Lubię spacerować wzdłuż Wisły, robić zakupy w dużych centrach handlowych takich jak M1 czy Bonarka, czy Galeria Kazimierz Mam samochód z 2008 roku, diesel, klasa 4 euro.  Dlaczego w Niemczech mogę zwiedzać duże miasta ze strefami przyjaznymi środowisku, a w mieście obok którego mieszkam w Polsce 
jest to niedopuszczalne?  Mieszkam w Wieliczce i bardzo często jeżdżę do Krakowa.  Bardzo nie podoba mi się decyzja o strefie czystego transportu, bo będę musiał sprzedać samochód i 
szukać innego do kupienia

Minimum 10-15 lat. Polska nie jest bogatym krajem, ludzie nie są bogaci.  Dlaczego, 
skoro wszędzie panuje kryzys i urząd miasta, chcąc zaoszczędzić pieniądze, postanawiają 
skrócić czas palenia świątecznych girland.  W tym trudnym czasie rząd stawia zwykłym 
ludziom trudne warunki – zmienić samochód na nowszy, gdy nie każdą rodzinę stać na 
zakup nowego auta?

Źle. Lepiej byłoby płacić ludziom wyższe pensje Mieszkam w Wieliczce i uważam, że pobliskie miasta wokół Krakowa powinny znaleźć się na liście wyjątkow

12.23.24 3:41:48 norma Euro 3 dla silników o zapłonie benzynowym i Euro 5 dla silników wysokoprężnych oraz uwzględnić zasilanie gazem LPG i CNG np po przez obniżenie normy Euro o jedna kategorie 
oraz dostosowanie lat do normy 

dla mieszkańców poza Krakowa wjazd do strefy za darmo 3 razy w miesiącu

12.23.24 4:48:04 Jestem przeciwny strefie. Strefa nie może być całym miastem. Jestem przeciwny strefie. Strefa nie może być całym miastem. Jestem przeciwny strefie. Strefa nie może być całym miastem. Jestem przeciwny strefie. Strefa nie może być całym miastem. Jestem przeciwny strefie. Strefa nie może być całym miastem. Jestem przeciwny strefie. Strefa nie może być całym miastem.
12.23.24 4:57:52 Strefa powinna dotyczyć jedynie rynku głównego Wyznaczanie jakiś wyjątków w ten sposób jest kompletna głupota, jedynie rynek główny powinien być objęty strefą. Wszystko co ma emisję starszą niż EURO4 powinno mieć zakaz wjazdu do centrum od zaraz. Też głupota zakaz wjazdu do centrum powinien obejmować wszystkie auta nieważne kto 

jest posiadaczem.
To chyba największy idiotyzm tego projektu, to po prostu nowy podatek od starego samochodu dla biedniejszych ludzi, a nie próba ratowania środowiska. Trzeba to całkowicie wykreślić z tego 
projektu.

Lista bezsensowna komplikuje cały projekt.

12.23.24 5:10:08 Przede wszystkim nie na całym obszarze miasta ta śmieszna strefa W jakim europejskim mieście jest strefa w ctm mieście czemu wy znów robicie łudzą na złość. Wszystkie dopuszczone i zarejestrowane auta mają prawo się poruszać Tak, zameldowany w Krakowie ma prawo jeździć, chyba że kupicie ludziom nowe auta Wykluczenie transportowe. To jest jawne zmuszenie ludzi do zmiany sprawnych aut strefa powinna być w centrum Krakowa pierwsza obwodnica. 
12.23.24 5:11:46 Należy zlikwidować Nie ograniczać i nie utrudniać dojazdów autami SCT do likwidacji Żadnych ograniczeń czasowych. Prawo wjazdu bez ograniczeń dla mieszkańców To absurd jak cała SCT. To kojarzy się z pseudo organizmem o nazwie Ostatnie pokolenie Żadnych ograniczeń 
12.23.24 5:39:04 Obszar wewnątrz drugiej obwodnicy Uważam że należy dopuścić diesle z normą Euro 5 tak jak było w 1 wersji SCT Opłata nie jest sprawiedliwym rozwiązaniem i pokazuje że wprowadzenie strefy nie ma nic wspólnego z poprawą stanu powietrza 
12.23.24 5:43:04 Strefa tylko w obszarze strefy parkowania  A Jest dużo więcej prywatnych przychodni gdzie ludzie jeżdżą gdyż terminy do lekarzy są strasznie długie i  ludzie leczą się prywatnie. 

SCY to podział ludzi na biednych i bogatych a według konstytucji wszyscy jesteśmy rowni 
Zostały zbyt zawyżane. Kraków został zabetonkwany z każdej strona i nie ma przewiewu i jest strasznie duszno. Wina władzy która pozwoliła na taką patologię ScT to głupota. Bogaci będą mieć drogi tylko dla siebie i swoich dużych aut które spalają 

ogromne ilości paliwa.
Głupota Co z rodzicami osób niepełnosprawnych którzy wydają majątek na terapię i leczenie swoich dzieci, również z poza Krakowa. Jest to podział 

społeczeństwa na lepszych i gorszych. 
12.23.24 6:00:17 Ścisłe centrum , jeśli wogóle Wszystkie miejsca powinny być ogólnodostępne dla wszystkich mieszkańców. Stop segregacji na biednych i bogatych To jest kpina z obywateli . Podczas plandemii nie jeździły samochody prawie wcale, a smog miał się świetnie Żadnej sct, żadnej łaski . Mamy prawo się poruszać po naszym mieście czym chcemy Czyli jak zapłacę daninę smog będzie mniejszy? 🤣  Po prostu niech nikt nie robi łaski za coś co się należy ustawowo 
12.23.24 6:05:34 Nie należy modyfikowac Bardzo dobrze 
12.23.24 6:06:28 Zawęzić do okolic starego miasta Zła propozycja Za wysokie normy Zlikwidować projekt Jestem przeciw Jestem przeciw
12.23.24 6:28:12 Tylko ściśle centrum krakowa Tylko centrum Krakowa. Granicą ta to planty okalające rynek główny. EURO 2 do roku 2035 15 lat dla aut dotyczący SCT Półrocznej opłaty Dla wszystkich mieszkańców krakowa
12.23.24 6:36:02 Powinno zostać skrócone. Najlepiej 2, maksymalnie 3 lata. Chciałbym aby moja rodzina 

jak najszybciej przestała być narażona na toksyczne tlenki azotu i ozon.
O ile zostanie zniesione za 2, 3 lata to ok. W tym czasie przez liczne wyłączenia strefa i tak nic nie da. Więc liczę na poprawę jakości powietrza dopiero potem. O ile wyłączenia zostaną zniesione za 2, 3 lata to każda lista jest ok. W tym czasie przez liczne wyłączenia strefa i tak nic nie da. Więc liczę 

na poprawę jakości powietrza dopiero potem.
12.23.24 6:52:09 To jest odbieranie wolności człowiekowi i segregacja ludzi na lepszych i gorszych, w Niemczech już od tego odchodzą ale nasi urzędnicy czyli ludzie bez mózgu dalej w to idą    tych idiotów powinno się wysłać 

do Łagrów na Syberii 
12.23.24 7:00:55 Żadnych stref! Żadnych stref! Kogo stać na nowe samochody? Żadnych stref! Żadnych stref! Obłuda! Jak zapłacę, to już nie zanieczyszczam? Jak zwykle chodzi o kasę, a nie żadna ekologię. Żadnych stref!
12.23.24 7:11:27 Proponuję strefę wyłącznie do Rynku Głównego i ulic ściśle przy Rynku. Projekt obecny pozbawi osoby mniej zamożne, i mikroprzeciębiorców możliwości normalnego funkcjonowania w mieście. Powinno być dostępne całe miasto,poza ścisłym centrum starego miasta Benzyna Euro 4 , diesel euro 5. Nie można wymuszać płacenia .
12.23.24 7:21:33 Tylko ścisłe centrum Diesel euro 5 Ekologia to ściema na kasę gratuluje utwierdzenia nas w tym przekonaniu
12.23.24 7:24:34 Tylko II obwodnica Mieszkańcy bez względu na normę Euro powinni posiadane samochody użytkować bez ograniczeń czasowych, chyba, że miasto zapłaci odszkodowania lub odkupi pojazdy legalnie 

zarejestrowane i dopuszczone do ruchu
A potem co, jak wyjadą z Krakowa, to nie wrócą ? Czy będą na obrzeżach strefy parkingi 
na tysiące pojazdów?

Nie, bo to nie jest dla biedniejszych Wszystkie pojazdy już zarezerwowane w Krakowie bez ograniczeń czasowych 

12.23.24 7:27:56 III obwodnica 7 lat Ok ale tylko dla samochodów do 2.5 T i pomocy drogowych.
12.23.24 7:28:26 Popieram to co jest zawarte w propozycjach Dobra propozycja Tak jak w propozycji Zgoda Dobrze Zgoda
12.23.24 7:32:52 Zastanawia mnie,kto będzie weryfikował trasy dojazdu samochodów nie spełniających wymogów do tych jednostek,jeśli jakaś ulica 

będzie w remoncie lub zdarzy się wypadek nakazujący objazd przes strefę, to co w takiej sytuacji kierowcy nie mogący się po niej 
poruszać mają zrobić 

Uważam, że wymogi są niesprawiedliwe społecznie,wykluczają możliwość poruszania się po mieście posiadaczy starych pojazdów, czyli raczej osoby niezamożne,za to nie limitują w żaden 
sposób jazdy wielkich nowych suvow,aut , ktore po Krakowie są calkowicie zbyteczne,a których spalanie jest dużo wyższe

Krakowianie nie powinni być zmuszani do wymiany pojazdów, uważam,że osoby 
mieszkające i płacące podatki w Krakowie powinny mieć swobodę poruszania

Nie podoba mi się ponoszenie dodatkowych opłat przez mieszkańców 

12.23.24 7:37:58 Żadna strefa nie jest potrzebna. Jeśli już to w granicach Starego Miasta lub tzw Pierwszej Obwodnicy Miasta - planowana na całe miasto to absurd. Obszar ewentualnej strefy jest zbyt duży. Powinien być ograniczony do tzw Historycznego Centrum Krakowa (Stare Miasto) lub max 
do tzw Pierwszej Obwodnicy Miasta.

Mieszkańców i płacących podatki w Krakowie nie powinny obowiązywać te normy Owszem powinno być zmienione na bezterminowe dla wszystkich lub przynajmniej dla 
osób mieszkających i płacących podatki w Krakowie 

Czyli jak zapłacę to moje auto już jest ekologiczne - kolejny absurd i próba wyciągnięcia kasy od mieszkańców. Jeśli miasto będzie finansowało proces rejestracji tzw oldtimerów i youngtimerów będących własnością osób mieszkających i płacących 
podatki w Krakowie na zabytkowe żółte tablice przepis jest w porządku. W każdym innym wypadku jest to kolejna opcja na opłaty i 
wyciągnięcie kasy od mieszkańców już płacących podatki w mieście.

12.23.24 7:44:27 Obszar ograniczony plantami 20 lat Bez wyjątków powinny wjeżdżać wszystkie samochody 
12.23.24 7:49:10 Na pewno nie fale miasto ale jakies jego części. Nawet za granicami no w Niemczech miasta nie są objęte w całości ta strefa. 

Kolejna rzecz to samochody ciężarowe wywrotki to dość drogie samochody gdzie auto z euro 5 potrafi kosztować w tym momencie około 200 tys zł i dużo firm transportowych w swoim taborze ma większość 
auto z euro 5. Tutaj bym wydłużył możliwość jazdy takimi autami.
Tak samo jest z autobusami..autobusy z euro 5 są jeszcze droższe niż samochody ciężarowe. Tutaj też nie blokował bym jazdy przynajmniej nie w całym obszarze. Nie stać większości polskich firm na wymianę 
tak dużego taboru w 3 lata. 
Dojazd przynajmniej do obrzerzy krakowa takim autokara z po za Krakowa .
Mamy tu Sanktuarium Jana Pawła ,. Łagiewniki. Do ich parkingów na pewno dojazd starszych aut i autokarów. 
W ogóle to autokaru jako pojazdy również bardzo drogie i wywrotki trzeba potraktować łagodniej. 
Auta luksusowe z starszym euro...niektórzy bardzo dużo zainwestowali w takie samochodu i komfort jazdy nimi jest zacznie wyższy jak zwykłym autem. Nie każdego stać na suva z 2018 rok a nie stanowiło by 
to dużego procentu pojazdów poruszających się po Krakowie. Takich aut by był jakiś procent a może nawet nie.

Centrum Jana Pawła w Krakowie. Sanktuarium w Łagiewnikach oraz większą ilość parkingów park and ride np w Ruczaju. W ogóle do 
Matecznego , Grzegórzeckiego , przez Nowo Hucka, Zakopiankę i Wielicka nie powinna przechodzić taka strefa..z tych ulic powinno się 
też dać gdzieś zjechać aby zaparkować.

Z Euro 6 należy zejść na euro 5 w dieslach. Jest to w porządku Jest to w porządku Dopisać autokary i samochodu typu wywrotki.

12.23.24 7:52:32 SCT w Krakowie w ogóle nie powinna powstać, a w obecnym kształcie bardzo mocno wyklucza osoby mniej zamożne. Wprowadzanie opłaty za wjazd samochodu niespełniającego wymagań strefy jest tego 
potwierdzeniem i wyłącznie chęcią zarobienia dodatkowych środków. Stworzy to sytuację, że najbiedniejsi, których nie stać na zakup nowego samochodu będą musieli dodatkowo płacić za wjazd, a jeśli ktoś 
jest bogaty to będzie za opłatą mógł wjechać czym chce. Jeśli strefa musi być wdrożona, to wszystkie osoby fizyczne (nie tylko mieszkańcy Krakowa) jeżdżące samochodem osobowym powinny być zwolnione z 
postanowień strefy. Powinna się ona tyczyć jedynie samochodów ciężarowych, autobusów i busów, ponieważ nawet jeśli na papierze taki pojazd jest młody to niejednokrotnie ma już przejechane miliony 
kilometrów i widać nie raz jakie tumany dymu się za nim unoszą.

Dlaczego jeden szpital jest uprzywilejowany? Dojazd powinien być możliwy do każdego szpitala, ale nie tylko, również w każde inne 
miejsce dla zwykłego "Kowalskiego". Samochody osobowe nie powinny podlegać pod strefę.

Takie rozwiązanie może i jest łatwe i proste do wprowadzenia, ale nie kontroluje rzeczywistego poziomu zanieczyszczeń generowanego przez samochód. Dla przykładu nowy duży 
samochód (np. SUV) generuje więcej zanieczyszczeń niż nawet 30-to letni wrak jadący na LPG. Już nie mówiąc o sytuacjach kiedy samochody nie spełniają wymagań norm EURO - normę 
ustala się w laboratorium (!) Mieliśmy jakiś czas temu przykład z VW w stanach.

Moja propozycja to zwolnienie ze strefy wszystkich samochodów osobowych, a jeśli nie to wprowadzić kryterium pojemności: zwolnienie dla wszystkich samochodów z pojemnością 
poniżej 2 litrów.

To nie ma sensu. 5 czy 10 lat to tylko odroczenie wyroku. Strefa nie powinna obejmować 
samochodów osobowych i zwykłych ludzi, czy to z Krakowa czy okolic.

To nic innego jak "skok na kasę". Próba zarobienia na sytuacji tych najbiedniejszych. Podobne rzeczy były już nie raz przerabiane. Zwolnienia dla mieszkańców spowodują, że ludzie będą się sztucznie meldować (jak było że 
strefa parkowania). Zwolnienia dla inwalidów spowodują zalatwiane orzeczenia lub potrzebę wożenia inwalidy ze sobą. 
Skoro pojazdy tak strasznie trują to dlaczego np na rynek ma wjechać dźwig żeby rozstawić scenę i przy okazji wygenerować tyle 
zanieczyszczeń co 100 samochodów osobowych. Co z koleją? Pociąg spalinowy Przejeżdżający przez środek miasta zanieczyszcza jak 1000 
samochodów. Takie przykłady można by mnożyć.

12.23.24 7:56:02 Nikomu to nie jest potrzebne Szkoda się wypowiadac Bzdura Marnie naciąganie na kase
12.23.24 7:56:58
12.23.24 7:59:30 Euro5 a nie 6 dla diesli Tu jest ok Euro 5 dla diesli w początkowym okresie Ok Ok Jest ok
12.23.24 8:09:31 Strefa nie może obejmować całego miasta. W pierwszym etapie powinna dotyczyć starego miasta, w odleglejszym czasie pierwszej obwodnicy. Strefa nie moze ograniczac dojazdu do zadnego ze szpitali, nawet tych w centrum, ani dla mieszkancow krakowa ani tych spoza jego 

obszaru. Pacjent powinien leczyc w tym szpitalu, który najakuteczniej mu pomoże, a nie byc ograniczony tylko do tych do ktorych 
moze dojechać. Wiele ze szpitali jest tez w samym centrum, np. chemioterapia dalej na Kopernika/Lubicz. 

Norma euro6 jest zbyt wysoka. Wielu ludzi potrzebujących wjezdzac do miasta nie stac na tak nowy pojazd. A Ci którzy kupowali w ostatnim czasiel sugerowało sie stara wersja ustawy, 
lub tez strefa warszawska. Ale nie znajac finalnej wersji wciaz ich wybor mogl nie byc odpowiedni, dlatego tez samochody zakupione przed finalną i obowiazujaca wersja ustawy powinny 
byc zwolnione z jej warunków, a sam limit nie wyzszy niz EURO4 zarowno dla diesli jaki i benzyny.

Nie można tak dzielic społeczeństwa. Mieszkancom krakowa latwiej jest korzystac z 
komunikacjinmiejskiej, jest dla nicl bardziej dostępna i czasy dojazdu krótsze. Ale trzeba 
miec na uwadze ze wiekszosc mieszkańców gmin ościennych również musi dojezdzac do 
krakowa chocby do miejsc pracy, a tam dostęp do komunikacji miejskiej jest mocno 
ograniczony, park&ride jest kilkadziesiąt razy za malo, a dojazd z nich zajmyje zbyt 
długo. Ewentualnym rozwiazaniem jest wylaczenie z ograniczen strefy na dojazd wlasnie 
do miejsca pracy.

Najprostszym rozwiazaniem byłoby zezwolenie np. na 8 wjazdow(2na tydzien) miesiecznie zwolnionych z ograniczen. W dalszej kolejności sama opłata moze byc wprowadzona ale koszt miesieczny 
nie moze byc większy niz bilet na wszystkie linie.

Wyłączenia powinny obejmować dojazdy do WSZYSTKICH SZPITALI (tych w centrum tez) oraz dojazdy do miejsc pracy rowniez dla 
mieszkancow spoza krakowa.

12.23.24 8:13:14 Nie ma zgody na STC Nie ma mojej zgody na STC, to jest polityczny nie wypal Proszę zauważyć ze samochody z fabryczna norma euro 6 po 3 latach eksploatacja nie spełniają normy euro 4 zapraszam do zapoznania sie z wynimami badań ze Szwajcarii Nie ma mojej zgody na STC To jest projekt do nikąd, a wzamian nic brak polaczenia dzielnic Ruczaj-Bronowice dalej trzeba jezdzic przez centrum, Nowa Huta - Bierzanow/Złocień podobnie Nie
12.23.24 8:15:29 1 obwodnica Benzyna euro 3 i diesel euro 5 Ok Ok Ok
12.23.24 8:18:54 Należy jej nie wprowadzać!! Żaden obszar SCT nie jest dobry ani w interesie mieszkańców! 😡 Standard emisji i rok produkcji to kpina, stare samochody w gazie spełniają najwyższe normy euro a są wykluczone, bo tak 🤷 dodatkowo nadal mały starszy samochód będzie mniej palił 

niż samochód z większą pojemnością silnika 😡
Powinno zostać zmienione bo SCT NIE POWINNO ZOSTAĆ WPROWADZONE Czysty skok na kasę 

Poza tym strefy parkowania powinny być dla mieszkańców Krakowa DARMOWE bo to MY je utrzymujemy! 

SCT utrudni transport i życie mieszkańców, nie jest w interesie nikogo poza bogatszymi obywatelami, a klasa średnia i biedna beda

12.23.24 8:24:01 SCT powinna mieć granicę na pierwszej obwodnicy. SCT powinno być tylko wewnątrz pierwszej obwodnicy SCT nie ma sensu, ponieważ jak pokazuje przykład z wiosny 2020 roku kiedy to przez ostatnie pandemię ruch samochodowy zmalał o 83% a zanieczyszczenie o 7%. Do tego nie było ruchu 
lotniczego. 

Dla osób płacących podatki w Krakowie SCT w ogóle nie powinno obowiązywać. SCT w ogóle nie powinno obowiązywać. Ta lista wyjątków powinna być bezterminowa. SCT nie ma racji bytu.

12.23.24 8:26:41 Ograniczyć do ścisłego centrum czyli Planty. Reszta bez zmian To nie jest rozwiązanie skuteczne. W Wiedniu jest metro na dalszych odcinkach, tramwaj i autobus również. A mimo to ograniczenia 
dotykają tylko pojazdów wykorzystywanych zawodowo. W Krakowie  komunikacja niestety nie działa. 

Ponieważ dopuszcza się gaz CNG w pojazdach to dlaczego LPG nie. To różni się tylko ciśnieniem w butli Dla mieszkańców nie powinno być ograniczeń. Mieszkają w mieście. Tu placą podatki. 
Dlaczego miasto ma im stwarzać dodatkowe problemy. Niech miasto kupi każdemu 
nowy samochód ekologiczny i go   utrzymuje to wtedy będzie sprawiedliwie. Mam żone 
chora na SM. Ma rentę inwalidzką. Muszę ją dowozić do lekarzy i szpitali. Nie mam 
pieniędzy na nowy samochód. Czy miasto mi taki kupi ?  Do autobusu jej nie wsadzę 
niestety...

Zawsze byli równi i równiejsi. Czyli ten kto ma pieniądze nie będzie miał ograniczeń. A może tu o kasę dla miasta chodzi tak jak że strefami parkowania Pojazdy zasilane LPG

12.23.24 8:28:00 1., max 2. obwodnica Jeśli nie zostanie zmniejszony, to - od północy: Dojazd do (wciąż niedziałających) P+R Pachońskiego i Krowodrza-Górka - obok są 
również szpitale; ul. Powstańców - dojazd do cmentarza.

Powinny zostać przywrócone poprzednie ustalenia uchwały. A generalnie o dopuszczeniu powinno decydować dopuszczenie pojazdu do ruchu przez SKP. Widać, że tu nie chodzi o ekologię a o pieniądze...

12.23.24 8:30:08 Nie powinna w ogóle istnieć bo to dyskryminacja osób uboższych i ograniczenie ich prawdą, takich jak dojazd do szkół,  lekarzy, na rehabilitację... O czym wogole mowa? Wybrane miejsca???? A co z dziećmi niepelnosprawnymi, które rodzice wożą w różne miejsca w mieście, na 
różne zajęcia.  Czym w trzy różne miejsca w Krakowie dojedzie z dzieckiem leżącym,  n a wózku itd? A gdzie reszta? Stracony czas? 
Koszty? Rozumiem,  że bogate niepełnosprawne dziecko dojedzie wszędzie, a bogate będzie skazane na niebyt,  bo matka ho na 
noszach nie zaciągnie.  Żenada i brak słów. 

W ogóle takich ograniczeń nie powinno być.  Jeśli samochód jest dopuszczony do ruchu, to jakim prawem sa narzucane ograniczenia wjazdu? Samochód o dużej pojemności z 2024 roku 
spalający 25 litrów z pewnością jest bardziej eko niz ten z 2009 spalający 5 litrów.  Hipokryzja.

Chodzi wyłącznie o kasę.  To może nich wszyscy ubożsi od razu się wyprowadzą... Tak, jasne, ale w ościennych gminach wprowadźmy opłaty dla rltych z Krakowa, którzy " zanieczyszczają dolinki i parki". Czemu restrykcje dotyczące jednej grupy społecznej a innej nie.? Tak, podzielmy wszystkich na grupy jeszcze bardziej.  Tak jak teraz: biedni- bogaci. Jak można być tak cynicznym?

12.23.24 8:30:28 Tak Uważam że wprowadzenie e strefy to skandal, ograniczenie praw . Samochód jest środkiem niezbędnym wielu ludziom do życia, każdy ma taki na jaki go stac. Osoby z poza Krakowa pracują w Krakowie , mają tu rodziny ograniczenie im prawa wjazdu że 
wzg na posiadany pojazd jest skandalem

Rozwiązanie to brak strefy Skandal, może osoby mieszkające w Krakowie powinny płacić przy wyjeździe ? To sarkazm , gdyby ktoś nie zrozumiał Nie dzielimy ludzi na grupy społeczne , wszyscy powinni mieć taką samą możliwość przemieszczania się .

12.23.24 8:31:51 Strefa powinna obejmować cały Kraków Norma minimum euro 4 dla samochodów benzynowych 

Euro 5 dla diesli MINIMUM

Auta są teraz na tyle tanie że można wymienić je na bardziej nowsze (euro 4 czy dla diesli 
5 mówimy tu o autach nadal minimum 15 letnich)

Nie jest to dobre rozwiazanie. Wyłączenia tylko dla pojazdów zabytkowych ale bez patologii rejestracyjnej (auto jest celowo rejestrowane na zabytek żeby unikać SCT)

12.23.24 8:33:33 STC powinna obowiązywać co najwyżej na płycie Rynku Głównego. SCT to obrzydliwa dyskryminacja. Chore pomysły chorych ludzi. Ludzie jeżdżą takimi samochodami na jakie ich stać i każdy powinien mieć prawo do poruszania się czymkolwiek co przechodzi badanie techniczne. Żyjemy w Polsce, wciąż zarabiamy 
znacznie mniej niż na zachodzie i ta kwestia powinna być brana pod uwagę w pierwszej kolejności.

Cały projekt powinien zostać wrzucony do niszczarki a odpowiedzialni wydaleni do 
Brukseli z dożywotnim zakazem wjazdu do Polski.

Obrzydliwe, podobnie jak ogromny obszar strefy parkowania i wysokie opłaty z nią związane. Jako wyjątek powinien zostać dodany bezwzględny zakaz korzystania z samochodów dla wszystkich urzędników odpowiedzialnych za ten 
chory projekt i jego przepychanie.

12.23.24 8:36:04 W ogóle nie powinna istnieć. Państwo nie może obywatelom i mieszkańcom zakazywać używania pojazdów już zarejestrowanych na jakimkolwiek obszarze. Korzystanie z pojazdów zarejestrowanych, za które 
właściciele zapłacili podatki i akcyzy, nie może być przedmiotem ponownego opodatkowania, jakokolwiek że inaczej Panstwo chcę te dodatkowe opłaty nazwać. Co więcej, otwiera to 
drogę uzasadniania wprowadzania nowych i coraz nowszych ograniczen prawa oraz opodatkowań podobnego typu. Tak być nie może! Obowiązek właściciela samochodu jest żeby pojazd 
utrzymać w stanie sprawności, i to całkiem wystarczy jako zachęta to nabycia nowszego pojazdu bo pojazdy starsze niż 20 lat coraz trudniej i drożej jest utrzymać w sprawności, a tym 
samym w ruchu. Także, jest znaczna łuka w proponowanych ograniczeniach, że np. pojazd spełniający normę Euro3, realnie zabytkowy kolekcjonerski pojazd mieszkańca Krakowa 
wyprodukowany w 2003 roku(w tym najlepszym przypadku silnika benzynowego, w zasadzie już dziś rzadkim widokiem na drodze )  w 2030 roku straci prawo(prawo nabyte faktem 
rejestracji pojazdu oraz pozytywnej ocenie jego sprawności na przeglądzie technicznym) do wyjechania z garażu, a do minimalnego dzisiaj(!) wieku w którym może starać się o wpisanie 
pojazdu do rejestru zabytków będzie brakowało jeszcze 8 lat! Pojazd normy Euro2 z 1997 roku, już dziś kolekcjonerski i wyjeżdżający na drogę co najwyżej 5-6 razy w roku w sezonie 
letnim, będzie przez 2 lata uwięziony we własnym garażu. Przez 8(3) lat prawo mieszkańca na swój własny samochód będzie ograniczone. Co więcej, po ukończeniu 35 lat(w innych 
województwach nawet więcej!) wcale nie jest gwarantowany wpis do rejestru zabytków, jeżeli konserwator "nie jest w dobrym humorze" bo w praktyce może po prostu odmówić na dość 
luźnych i niezdefiniowanych precyzyjnie zasadach, a co więcej, cała ta strefa prawna i uprawienia konserwatorów są prawnym Ciemnogrodem, i nic nie stoi na przeszkodzie żeby 
Małopolski kosrerwator po raz kolejny podwyższył minimalny wymagany wiek takiego pojazdu, w efekcie przedłużając ograniczenia prawa mieszkańca na korzystanie z własnego 
samochodu w nieskończoność, takiego pojazdu ktory wcale nie jest wykorzystany na co dzień i w efekcie mało kogo truje. Nie ma to żadnego sensu ani uzasadnienia, ani ekologicznego, 
ani prawnego. Jeżeli biurokracja chce się podlizać swoim overlordom, do tego chyba wystarczy obecna już strefa SCT obejmująca Kazimierz i Stare Miasto. 

Nie może być takiego wprowadzania nie-jednakości praw obywatelów. Słyszeliście kiedyś o Konstytucji? Chyba nie.. 

12.23.24 8:41:03 Pomysł strefy jest absurdalny. Należy go w całości wrzucić do kosza. Należy zwiększyć dostępność transportu publicznego – liczbę linii i częstotliwość kursowania. To jest dobry kierunek rozwiązania 
problemów komunikacyjnych w Krakowie. Dzięki wprowadzeniu linii 18 i 50 sam przesiadłem się z samochodu na nie. I nikt nie musiał 
mnie do tego zmuszać.

Rzeczywiste różnice nie mają znaczenia – proszę wrócić do raportów z czasu COVID i sprawdzić, czy spadek ruchu samochodowego miał realny wpływ na spadek zanieczyszczenia 
powietrza.

Czyli przez 5 lat te bardzo zanieczyszczające samochody nie będą zanieczyszczać, a 
następnie – jak za machnięciem czarodziejskiej różdżki – już tak. Skąd mamy mieć 
pewność, że w trakcie uruchomienia strefy normy nie zostaną dodatkowo zaostrzone?

I tu docieramy do sedna sprawy - pieniądze. Nie chodzi o "czystą strefę" tylko kolejny podatek wprowadzony tylnymi drzwiami. Cały pomysł jest absurdalny. Już teraz widzimy samochody na tablicach "zabytkowych" chociaż do zabytku im bardzo daleko. 

12.23.24 8:45:23 Uważam że obszar ten powinien zostać poszerzony np. o Park and Ride na Krowodrzy Górce. Oceniam to jako dyskryminację ludzi mieszkających poza granicami miasta, a nie będących w stanie wymienić samochodu na nowszy model. Jeśli nie stać ich na wymianę auta, to uważam że opłata 
pobierana od nich również nie jest sprawiedliwa.

12.23.24 8:45:27 Tylko Rynek Główny! cały obszar miasta Kraków z wyłączeniem Rynku Głównego standardy EURO to papierowa fikcja, wystarczy nie korzystać z funkcji Start Stop i pomiar już nie jest wiarygodny! To jest dyskryminujące, mieszkamy w Polsce! Co ma miejsce zamieszkania do tego? 
Można mieć jeden meldunek, a kilka miejsc zamieszkania!

DYSKRYMINACJA I JUŻ WIADOMO ŻE CHODZI O PODATEK A NIE EKOLOGIĘ! KONSTYTUCYJNA RÓWNOŚĆ OSÓB BĘDĄCYCH POLAKAMI JEST NAM ZAGWARANTOWANA - TO JEST ZAMACH NA WOLNOŚĆ OBYWATELA I 
KONSTYTUCJĘ!!!

12.23.24 8:45:42 Uważam że przejazd głównymi ulicami w tym opolską, 29, II obwodnicą, trzech wieszczy, Zakopiańską, Wielicką i podobnymi powinien być możliwy dla wszystkich posiadaczy aut niezależnie od wieku auta, bez 
dodatkowych opłat. W tym powinien być zachowany (wyznaczony) dojazd do szpitali i dużych centr handlowych i dużych sklepów!!!!! 

Dojazd do dużych centr handlowych Krokus, IKEA, Bronowice, M1, Decatlonów, Zakopianka itp. 
Oraz do Muzeum Narodowego. 
Każdego szpitala. 

Czasem stare auto mniej pali niż te nowe SUVy. 
Zamiast ograniczać przejazd przez Kraków proszę ustawić zieloną falę na światłach i dodać Sekundniki na skrzyżowaniach! 

Powinno być dla aut osób które pracują w Krakowie, które transportują rzeczy do 
Krakowa, dla osób mieszkających w gminach ościennych powiatu krakowskiego. 

Jest ok jeśli kasa ta pójdzie np na nasadzenia zieleni, Sekundniki na skrzyżowaniach, ale jeśli będą to płacić osoby spoza powiatu krakowskiego. Wszyscy okoliczni mieszkańcy, ci co jeżdżą do pracy, szkoły, na zakupy to oni napędzają bogactwo Krakowa. 

12.23.24 8:48:11 Proponuję by strefa objęła obszar II obwodnicy: obszar wewnątrz alei trzech wieszczów domknięty ulicami Powstania Warszawskiego i Wisłą Centra handlowe takie jak Bronowice czy Krokus czy Bonarka Pierwsza propozycja czyli Euro2 dla benzyny i Euro 4 dla Diesli. Obecna propozycja wyklucza samochody 20 letnie nadal używane i sprawne, gdyż były dużo trwalsze niż obecne auta, które 
psują się po 5 latach.

Takie wyłączenie to nierówne traktowanie mieszkańców gmin ościennych, w 
szczególności powiatu krakowskiego ziemskiego dla których centrum życia jest m. 
Kraków. Instytucje powiatowe jak np. Geodezja dla powiatu ziemskiego znajdują się w 
mieście Kraków. Nierówne traktowanie jest niezgodne z konstytucją.

Jest to rozwiązanie pozwalające na awaryjny wjazd w nagłych sytuacjach, ale ogólnie oceniam to rozwiązanie źle. Nie powinno być wyjątków, a należy tak dobrać granicę strefy i klasy euro aby takie 
wyjątki nie były potrzebne. 

Nie powinno być wyjątków a pojazdy zabytkowe mogłyby otrzymać jednorazowe zezwolenia na wjazd na złoty czy parady.



12.23.24 8:49:08 Ogólnie odnoszę się do tego pomysłu negatywnie. To wygląda tak, że jeśli masz pieniądze na opłaty, to możesz truć innych, a jeśli nie masz, to nie możesz. Chyba mamy walczyć z 
zanieczyszczeniami, a nie je komercjalizować...  Najbiedniejszym to raczej nie pomoże, a ci, którzy by takie opłaty wnosili być może jednak powinni rozważyć wymianę samochodu. Oczywiście mogą 
być jakieś wyjątkowe sytuacje, gdzie sporadycznie ktoś z jakiegoś powodu musiał by wjechać do strefy bez uprawnień, ale obawiam się, że to było by wykorzystywane nagminnie. Być może pewnym 
kompromisem, było by np. danie możliwości wykupu możliwości wjazdu ale tylko z jakimś limitem, np. maksymalnie dwa razy miesiącu, czy kilka razy w roku. Może warto spróbować iść w innym 
kierunku, jak z wymianą pieców, stworzyć jakiś program dotacyjno-pożyczkowy (np. kredyt z zerowym oprocentowaniem na część, część własnego wkładu, np. ze sprzedaży, czy złomowania starego 
auta, a część jako dotacja/umorzenie) dla osób najbiedniejszych, których nie stać na zmianę samochodu?

Nie mam przekonania do zwolnienia pojazdów np. sądów, urzędu wojewódzkiego itp. , a przynajmniej nie tak długiego. Rozumiem pojazdy, 
za pomocą których pomaga się wprost ludziom, ale nie szeroko pojętej administracji publicznej. 

12.23.24 8:49:24 Granice rynku głównego niech będą strefą. Każdy szpital, kościół, szkoła, przedszkole, żłobek. Skoro auto przechodzi przegląd spalin to nie powinno być limitu euro. Dla osób nie pracujących na stałe w Krakowie i mieszkańców brak norm na wjazd. 
Naturalna selekcja. Czyli, masz auto jeździsz nim, ale pdzy zmianie na nowe auto musi 
spełniać wymogi strefy.

Kasa, kasa, kasa. Czyli albo wjeżdżam dowolnie bez strefy albo strefa. Mam auto zabutkowe i czuje się dyskryminowany. 50dni w roku? W tym roku (2024) jeździłem nim codziennie przez prawiwle 6 miesięcy! 
W ogóle wprowadzenie tak dużej strefy i ograniczeń dla mieszkańców jest nie komstytucyjne i ogranicza swobodę poruszania się!

12.23.24 8:49:58 Uważam, że SCT jest bardzo restrykcyjna dla przeciętnych mieszkańców oraz osób, które pracują w Krakowie (mam tutaj na myśli zarobki pod kątem tak szybkiej wymiany samochodu, na taki, który jest wart 
co najmniej 50 tys zł). Ogranicza to nasze swobody. Uważam, że strefa nie powinna obejmować całego miasta i będzie uprzykrzać życie przeciętnym obywatelom. Infrastruktura taka jak park and ride nie jest w 
Krakowie dostatecznie rozwinięta, aby spokojnie zapewniała dojazd z każdej strony miasta np. Do miejsca pracy. Np. Nowa Huta nie posiada park and ride... Dodatkowo park and ride mają bardzo małe ilości 
miejsc parkingowych. Juz teraz obserwuję się, że nie ma na nich miejsca. Utrudni to codzienne czynności i ograniczy handel np. w galeriach handlowych. Jestem za nie wprowadzanie SCT w Krakowie! 
Kategorycznie. 

W Krakowie jest za mało park and ride, tak aby z każdej strony miasta można było swobodnie dostać się w kolejne części Krakowie. 
Uważam, że strefa na terenie całego miasta jest niepoprawny pomysłem i wręcz kategorycznie nie do przyjęcia. Uważam, że strefa 
powinna mieć symboliczny wydźwięk w kontekście zarobków oraz utrzymania się przeciętnego Polaka. Podkreślę raz jeszcze, jest to 
ograniczanie nas.

Uważam, że strefa jest bardzo restrykcyjna.
Przykładem jest Warszawa, która nie ma tak ostrych zasad. I przede wszystkim nie obejmuje całego miasta!

Nie powinno być takiego okresu.. Jeszcze raz powtórzę, jest to ograniczanie. Opłata za wjazd do miasta jest nie do przyjęcia. To ograniczenia, które utrudniają dojazd do domów, pracy itp. Przeciętnym mieszkańcom. To jest logiczne.. I nie powinno być określane jako wyjątek tylko konieczność. 

12.23.24 8:52:35 sct powinna obowiązywać do 100m od ścian sukiennic nie wprowadzać sct nie wprowadzać sct nie wprowadzać sct nie wprowadzać sct nie wprowadzać sct 
12.23.24 8:52:39 Tak, uważam ze powinna dotyczyć tylko samego rynku głównego. Są absurdalne Ponownie uważam to za absurdalny pomysł. Ograniczyć ruch na samym rynku głównym. Kolejny absurd, rozumiem ze ten haracz poprawi jakość powietrza :) Wszyscy powinni moc się poruszać tym na co ich stać. Strefa czystego transportu ogranicza swobodę w poruszaniu się obywateli.
12.23.24 8:58:11 SCT w ogóle nie powinno zostać wprowadzane w żadnej dzielnicy miasta Krakowa. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego. Wymagania roku produkcji/EURO wykluczają możliwość swobodnego poruszania się obywateli.
12.23.24 9:01:32 Tak. SCT powinna dotyczyć ściśle starego miasta. Rozszerzanie jej wpływów na praktycznie całe miasto sprzyja wykluczeniu komunikacyjnemu uboższej części społeczeństwa co jest niegodne a także zwyczajnie 

nie zgadza się z konstytucją RP. Zwłaszcza w kontekście podwyżek za bilety MPK które idą. 
Powinno być dużo więcej miejsc dostępnych dla każdego auta. Proszę nam nie gmfundowac zakazów. Co z dziećmi które są 
niepełnosprawne i mają dojeżdżać do daleko umiejscowionych szkół specjalnych które są jedyne w mieście n gdzie indziej te dzieci 
chodzić nie mogą? Proszę pamiętać że jest wiele typów niepełnosprawności i jedno dziecko niepełnosprawne będzie korzystało z 
placówki specjalnej a inne będzie korzystało ze zwykłej szkoły ale np z takiej gdzie jest mały zespół klasowy. Rodzice , na ! Zwykli ludzie 
mają orawknporuszac się tam gdzie chcą bez ryzyka że gdzieś nie wjadą bądź będą musieli za TK zapłacić. Stop sztucznym podatkom 
nakładanym co rusz na społeczeństwo każdy wie że TK lipa bk te wymagania jak już wprowadzajcie SCT !!

Każdy wie że to pic na wodę bo.jak.juz wprowadzicie SCT będziecie mogli dowolnie modyfikować te wymagania. Wystarczy jedno rozporządzenie, jedna uchwała więc nie ma się co nad 
tym pochylać.

Co to.zmienia? Jak kogoś nie stać to kogoś nie stać na nowe auta. Ograniczyć SCT ściśle 
do starego miasta gdzie ostatecznie i tak niewiele jest rzeczy istotnych dla rodzin 
starszych ludzi itp (zabytki, turystyczna część miasta).
Reszta miejsca dookoła Krakowa ma być zawsze dostępna dla każdego .

Śmieszne. Kraków ma być dostępny dla ludzi!!! Efekt waszych działań szanowanej państwo będzie taki że ludzie się wyprowadza z Krakowa ot co! Przecież duża większość społeczeństwa posiada poprostu auta które nie będą mogły być wyłączone. Większość ludzi jest poporstu 
zwykłymi obywatelami którzy się na tej liście nie znajdą. Przestańcie zakazywać ludziom życia.Co z wami?

12.23.24 9:02:27 Strefa powinna dotyczyć tylko rynku głównego. 
12.23.24 9:04:20
12.23.24 9:11:56 Sugerowałbym zmianę z euro 6 na euro 5 oraz zwiększenie obszaru wyłączonego z SCT. W przypadkach odwiedzin rodziny raz do roku mieszkanców Ktrakowa umożliwiłbym 3 4 5 krotny wjazd dla rodzin i 

znajomcyh oraz umożliwiłbym dojazd autokarom do miejsc kutu Sanktuarium Łagiewniki
Więcejej obszarów z możliwością dojazdu. Zmniejszyć na euro 5 nie jest okA Autokary i samochodu typu wywrotki. Są to drogie auta a przynajmniej z euro 5

12.23.24 9:12:52 Strefa powinna obowiązywać tylko i wyłącznie w granicach ścisłego centrum Krakowa. Pandemia korona wirusa pokazała nam, że mimo znacznego spadku ilości aut na drogach, zanieczyszczenie powietrza w 
Krakowie wcale się nie zmieniło.

Całe założenie SCT jest kompletnie bez sensu, nie możemy pozwolić na to, by fikcyjne cyfry, zabraniały ludziom poruszać się po miastach, nowy samochód z 4L dieslem, emituje więcej 
szkodliwych substancji, niż 25 letnie Seicento a mimo tego mamy je wykluczyć ... 

Wydłużenie tego okresu do lat 10, w nadziei, że samochody elektryczne staną się 
bardziej dostępne dla zwykłych ludzi 

Rozwiązanie to, pokazuje, że władzom Krakowa nie zależy na zdrowiu mieszkańców, lecz tylko i wyłącznie na pieniądzach które mogą na tym zarobić. Projekt ten, zrobiony został, ze świadomością, 
że większość ludzi posiada auta starsze, które nie spełnia danych norm. Dodatkowo, zniechęci to turystów do odwiedzania Krakowa 

Zaproponowane zasady, wyczerpują znamiona dyskryminacji.

12.23.24 9:14:44 Absolutnie nie zgadzam się z wprowadzeniem strefy czystego transportu! Absolutnie nie zgadzam się z wprowadzeniem strefy czystego transportu! Spychanie na margines ludzi którzy nie chcą wymieniać swoich samochodów. Absolutnie nie zgadzam się z wprowadzeniem strefy czystego transportu! Absolutnie nie zgadzam się z wprowadzeniem strefy czystego transportu dla miasta 
Krakowa!

Absolutnie nie zgadzam się z wprowadzeniem strefy czystego transportu! Nikt nie ma prawa być ograniczany. Pomysł wprowadzenia strefy jest chory! Jako mieszkaniec Krakowa id wielu pokoleń nie wyrażam 
zgody na wprowadzenie strefy w jakiejkolwiek postaci. Absolutnie nie zgadzam się z wprowadzeniem strefy czystego transportu w mieście 
Kraków!

12.23.24 9:17:28 Strefa BEZWZGLĘDNIE niemówiona zostac wprowadzona. Strefa zakazu wjazdu powinna dotyczyć tylko Rynku Głównego. Rozwiązanie tragiczne, kolejna porcja biurokracji i kosztów, dożynanie mieszkańców.
12.23.24 9:19:35 Strefa czystego transportu powinna być ograniczona do minimum (rynek główny) Żadne takie, ponieważ do szpitala dojeżdża wiele osób z poza granic miasta i nie mają możliwości korzystania z innej formy transportu 

jak tylko spalinowy samochód 
12.23.24 9:22:19 Aby zapewnić Rozwój miasta i ułatwić życie mieszkańcom należy strefom objąć scisłe centrum Uważam że cała koncepcja jest jakimś ekologicznym koszmarem i utopią ludzie posiadają takie samochody a nie inne z powodów 

ekonomicznych fatalnego zarządzania od rządu po samorządy 
Należy zaniechać zielonej polityki na czas bliżej nie określony skupić się na konkurencyjności regionu i miasta zachęcić inwestorów  do poważnych inwestycji  bo chyba nie myślicie że 
Mieszkańcy użytkóją stare samochody bo lubią tylko po prostu ich nie stać na nowe ekologiczne  

Nie należy wprowadzać żadnej strefy a w kolejnych wyborach należy wybrać radnych 
którzy bedą realizować politykę interesów Mieszkańców a nie ideologię szaleńców 

12.23.24 9:22:25 Od Rynku Głównego do plant. Do 2030 powinny móc wjeżdżać diesle z normą euro4, benzynowe euro4.
12.23.24 9:29:54 Po wprowadzeniu programów tego typu będzie trzeba zutylizować wiele samochodów które staną się prawie bezużyteczne. Wydaje się że wymogi nakładane na producentów nowych aut 

są rozwiązaniem skutecznym (już teraz widać pozytywne efekty) i wystarczającym - samochodów zatruwających środowisko najbardziej widać co raz mniej i umrą "śmiercią naturalną"
Ta zasada jest skrajnie nielogiczna. Mieszkańcy Krakowa mają łatwy dostęp do 
komunikacji zbiorowej, która kursuje w mieście praktycznie o dowolnych godzinach. 
Wyłączenie powinno dotyczyć osób niepełnosprawnych, osób dojeżdżających do pracy, 
szkoły, uczelni spoza Krakowa (przede wszystkim z gmin sąsiadujących) oraz ewentualnie 
osób z niskim dochodem, których nie stać na wymianę auta.

Ta zasada nie ma sensu. Sprawi że osoby bardziej zamożne, które potencjalnie mogą sobie pozwolić na wymianę samochodu, nie będą tego robiły. Osoby mniej zamożne, których na to nie stać, będą 
pod tym względem dyskryminowane. Powinno być odwrotnie. Poza tym należy sobie zadać pytanie - w jaki sposób taka zasada wpłynie pozytywnie na cel programu - czyli poprawę jakości 
powietrza?

Powtórzę odpowiedź z punktu 4: Ta zasada jest skrajnie nielogiczna. Mieszkańcy Krakowa mają łatwy dostęp do komunikacji zbiorowej, 
która kursuje w mieście praktycznie o dowolnych godzinach. Wyłączenie powinno dotyczyć osób niepełnosprawnych, osób dojeżdżających 
do pracy, szkoły, uczelni spoza Krakowa (przede wszystkim z gmin sąsiadujących) oraz ewentualnie osób z niskim dochodem, których nie 
stać na wymianę auta.

12.23.24 9:36:41
12.23.24 9:44:13 Strefa czystego transportu powinna dotyczyć wyłącznie ścisłego centrum miasta. Przy aktualnych zarobkach ludzi w Polsce wprowadzenie euro6 nawet dla mieszkańców Krakowa na całe miasto to byłby 

ewenement na skalę światową. Nie jesteśmy Niemcami których średnie zarobki to 4 tys euro
Powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum jak w Warszawie Strefa powinna być od 2030 roku i mogłaby obejmować całe miasto ale powinno to być euro 5 dla diesli - te auta jeśli są technicznie sprawne to emitują bardzo mało zanieczyszczeń. 

Strefa w takiej formie mogłaby dotyczyć wszystkich - bez dzielenia ludzi na krakowian i przyjezdnych
Od 2030 powinno być euro 5 a wymagania dotyczyć wszystkich, bez podziałów na 
krakowian i przyjezdnych

Bezsensowne. Gdy ktoś zapłaci 500 zł za miesiąc to jest już eko? Brak uwag w tej kwestii

12.23.24 9:44:17 Obejmujące tylko ścisłe centrum, tj. Stare Miasto Wszystkie szpitale  samochody nowsze, ale o dużej pojemności silnika mogą mieć wyższe emisje niż te starsze, zatem to rozwiązanie jest niesprawiedliwe Ok, pod warunkiem, że strefa będzie zmniejszona Mieszkańcy „obwarzanka”, którzy mieszkają tuż pod Krakowem i ich życie rodzinne i zawodowe jest z nim ściśle związane 
12.23.24 9:44:42 Jak najbardziej jestem za sct ale w ścisłym centrum, np. stare miasto, okolice zamku, Kazimierz bo faktycznie nie ma potrzeby tam jeździć.Ludzi nie stać na nowsze pojazdy spełniające jakieś dziwne normy a już 

tak duży obszar to totalna bzdura.Mozna się rozpisywać w tym temacie a my nie uzdrowimy świata i jest to ograniczanie naszych praw.
Kwoty wyssane z palca, a te opłaty nie sprawia że spełnimy normy.

12.23.24 9:45:40 Proponuję by strefa obejmowała obszar Centrum miasta wewnątrz obszaru wyznaczonego przez II obwodnicę, Ulicę Grzegórzecką oraz Dietla z ich wyłączeniem aby umożliwić ciąg komunikacyjny. Takich miejsc powinno być dużo więcej, co na przykład z innymi przychodniami np. rehabilitacyjnymi, wsparcia psychiatrycznego, 
wizyt prywatnych innych. Powinny powstać parkingi przy wyłączonych ulicach dla osób odwiedzających Kraków wraz z zapewnioną 
komunikacją do centrum miasta (jak uczynione zostało to w Berlinie). Wdrożenie takiej strefy wiąże się z konsekwencjami (również 
finansowymi) wykonania takiej infrastruktury i umożliwienia ludziom komunikacji

Wymagania są prawidłowe, jeżeli strefa nie będzie obejmować tak znaczącego obszaru Uważam, że powinno to dotyczyć również osób mieszkających w Krakowie nie 
posiadających zameldowania (wynajem)

Jest niezbędne, powinno być tańsze i obowiązywać przez cały okres działania strefy. Takie wyjątki są konieczne

12.23.24 9:46:03 Zapoznałam się z propozycje SCT w Krakowie i uważam, że jeżeli musi ona być wprowadzona to na możliwie jak najmniejszym obszarze- takim, że nie będzie on utrudniać życia i codziennego funkcjonowania 
mieszkańcom,pracującym w Krakowie osobom, które dojeżdżają z innych miejscowości oraz osobom dojeżdżającym w celu załatwienia w Krakowie różnych spraw /bo miasto pełni również funkcję 
administracyjne/ 

Urzędy, szkoły, wszystkie szpitale, markety, galerie handlowe, miejsca pracy, miejsca zamieszkania rodziców i wszystkie placówki 
publiczne, wszystkie P&R, dworce, cmentarze. 

Uważam, że o tym czy samochód może poruszać się po drodze decyduje dopuszczenie pojazdu na badaniu technicznym a nie urzędnicy miejscy i lobby korporacyjne. Samochody, które 
będą mogły wjeżdżać do Krakowa będą statystycznie sporo młodsze niż średnia wieku samochodów zarejestrowanych w Polsce, to wygląda jakby osobom, które zarabiają mniej robiono 
pod górkę i utrudniano życie. Poza tym niektórzy będą zmuszeni do zmiany auta a niekoniecznie mogą chcieć je zmieniać 

Cieszę się, że krakowianie będą mogli jeszcze przed te kilka lat poruszać się po swoim 
mieście... Czy za ten czas uzbierają na inne auto... wątpię. Uważam, że miasto nie 
powinno utrudniać życia mieszkańcom z których de facto żyje. 

Z jednej strony uważam, że to jakoś ratuje osoby, których samochody nie spełnią kryteriów SCT z drugiej to jest absurd- zapłacisz to możesz wjechać i "nie trujesz" Cieszę się, że krakowianie będą mogli jeszcze przez te kilka lat poruszać się po swoim mieście... Czy za ten czas uzbierają na inne auto... 
wątpię... Z jakiego powodu niektóre pojazdy są włączone- to dla mnie jest nie OK. Dodatkowo co z osobami, które dojeżdżają do pracy z 
innych miejscowości, które są gorzej, źle skomunikowane??? 

12.23.24 9:47:51 Bral strefy! Brak strefy! Brak strefy! Brak strefy! Brak strefy! Brak strefy!
12.23.24 9:52:02 Tak, uwazam ze wprowadzenie SCT w obrebie calego miasta jest zbyt dalece idaca propozycja, ktora wplywa negatywnie na wielu mieszkancow miasta i okolic poprzez wykluczenie komunikacyjne. SCT, 

powinna rozpoczac sie pilotazowym programem obejmujacym czesc miasta (najprawdopodobniej centrum), i po 2-3 latach powinna nastapic reewaluacja programu, spelnionych lub niespelnionych zalozen. 
To jest dobry pomysl, nalezaloby do niego jeszcze dodac inne szpitale, bo jesli ktos wjezdza od innej strony miasta to dlaczego ma 
udawac sie do szpitala oddalonego bardziej w sytuacji krytycznej?  
Wartym przemyslenia jest takze udostepnienie czesciowej II obwodnicy miasta, oraz III obwodnicy jako drog jako korytarzy 
przelotowych przez miasto. Duzym problemem weryfikacja, w jaki sposob i kto bedzie decydowal o tym gdzie pojazd wjezdza. 

Zalozenia dla pojazdow benzynowych sa umiarkowane, natomiast silniki diesla sa bardzo mocno dyskryminowane. Uwazam ze poczatkowe limity emisji Euro 6 i juz w perspektywnie 5 lat 
Euro 6d sa bardzo, bardzo rygorystyczne. 
Albo nalezy przemyslec ich obnizenie albo zmniejszenie strefy, tak zeby te pojazdy mogly poruszac sie po obrsezach krakowa. 

Rozwiazanie mocno dyskusyjne ze wzgledu na dyskryminacje osob spoza miassta, 
wydaje sie ze ma na celu uspokojenie mieszkancow aby zgodzili sie na SCT. 

Uwazam ze jest to sztucznie wprowadzany ukryty podatek. Jesli celem strefy jest poprawa powietrza to dlaczego dopuszczac takie rozwiazania? Podejrzane. Z jednej strony ma umozliwic 
spkojniejsza transformacje, z drugiej pozostawia niesmak. 

Tak jak opisalem w punkcie 4tym wykluczenia sa dyskusyjne i zawsze znajdzie sie jakas grupa ktora bedzie sie czula pominieta, lub 
poszkodowana. Czesciowe zelzenie warunkow SCT, zmniejszenie jej obszarow moze byc rozwiazaniem na wszelkie wyjatki. 

12.23.24 9:52:38 Proponowane ograniczenia dla samochodow zabytkowych sa zdecydowanie zbyt rystyrykcyjne. Samochody te powinny miec 
nielimitowany czasem zgode na poruszanie sie po miescie. 

12.23.24 9:53:39 Tak, ograniczenie do ścisłe go centrum Strefa ekonomiczna Krakowa, rybitwy, huta.. Możliwość poruszania się obecnie zarejestrowanym samochodami zarejestrowanym w 
Krakowie bez względu na normę. Do czasu końca ich eksploatacji lub SPRZEDAŻY. 

Ostatecznie akceptowalne rozwiązanie, ale ceny dla mieszkańców Krakowa powinny być atrakcyjne cenowo. Zwolnione wszystkie pojazdy zarejestrowane na mieszkańców Krakowa przed uruchomieniem sct. Nowe pojazdy muszą spełniać założone 
normy. Dodatkowo pojazdy zabytkowe, spycjalnie bez ograniczeń.

12.23.24 9:54:32 Proponuję aby wogóle nie wprowadzać żadnej tzw. "strefy czystego transportu" Uważam, że nie powinno zakazywać się wjazdu samochodami do miasta a kryterium poziomu emisji zanieszyszczeń jest 
przygotowane z myślą o tzw. "Wyższej strefie" czyli dla vipów i bogaczy, bo samochody wielolitrowymi silnikami nikomu nie 
przeszkadzają. 

Wprowadzane standardy Euro nie mają nic wspólnego z emisyjnością samochodów. np. stary samochód z małym silnikiem mniej produkuje zanieczyszczeń niż nowiutki wielolitrowy 
luksusowy samochód dla "elity" ale nikomu to nie przeszkadza bo chodzi o kasę i skok na portfele obywateli.

Mieszkańców Krakowa nie powinny dotyczyć żadne zakazy, ani wjazdu ani parkowania, 
w końcu to miasto utrzymuje się z podatków tych mieszkańców.

Pomysł potwierdzający cel wprowadzenia tzw. SCT, czyli jak zapłacisz to już nie zagrażasz środowisku. tzw. Strefa czystego transportu to ściema elit, żeby dać zarobić najbogatszym, grabić zwykłych obywateli i wprowadzać kolejne 
ograniczenia i zakazy mające na celu ubezwłasnowolnienie obywateli.

12.23.24 9:55:12 SCT powinna obowiązywać wyłącznie na obszarze starego miasta a więc w obrębie plant i dawnych murów miejskich. Pozwoli to na wypełnienie kryteriów UE. SCT ograniczona winna być do Rynku Głównego Idąc doświadczeniami niemieckimi SCT powinna być ograniczać wjazd dla aut ze standardem poniżej EUR 3 dla auto benzynowych i LPG. EUR 4 powinien dawać możliwość wjazdu dla aut 
z silnikiem diesla. 

Na okres 10 lat należy wyłączyć mieszkańców Krakowa, także tych tymczasowych oraz 
płacących w mieście podatki

Źle. Opłata nie ogranicza emisji . Okres ten powinien zostać wydłużony do 10 lat

12.23.24 9:55:19 Strefa powinna obowiązywać tylko centrum miasta wszystkie drogi tranzytowe i przecinające miasto strefa ewentualnie w centrum miasta Euro 6 zdecydowanie nie myślę ,że  Euro 5 dla Diesli to i tak wysoko To skandal...czyli mieszkańcy Krakowa będą w obwarzanku Krakowa i sąsiednich  sobie 
mogli truć a mieszkańcy tych już nie będę mieli możliwości swobodnego poruszani się 
podwójne standardy i łamanie prawa obywatela

to czysta hipokryzja walczymy o czyste powietrze a po zapłaceniu już auto robi się ekologiczne skandaliczny pomysł albo wszyscy albo nikt nie widzę powodu do wyjątków i dzielenia właścicieli aut

12.23.24 9:56:07 Pierwsza obwodnica Kraków Przepis jest niekonstytucyjny 
12.23.24 9:58:50 Strefa powinna obejmowac co najwyżej scisle centrum krakowa, tj. Nie dalej niz do 2 obwodnicy. Uwazam, ze zamiast tego obszar obowiazywania strefy nalezy zdecydowanie zmniejszyc. Zgadzam sie z zaproponowanym rozwiazaniem limitu euro 4 dla benzyny + lpg i euro 6 dla diesla, ale przy zmniejszeniu obszaru strefy. Uwazam, ze osoby odprowadzajace podatki w krakowie powinny byc objete stalym 

wylaczeniem lub zmniejszeniem restrykcji, nie tylko na okres 5 lat. Np. 5 lat wyłączenia, 
pozniej nizsze wymagania (na stale).

Uwazam, ze taka oplata powinna byc znacznie wyzsza dla osob nie odprowadzajacych podatkow w Krakowie. Pojazdy krakowian powinny podlegac mniejszym restrykcjom po tych 5 latach, bezterminowo. 

############### Jeśli ma być to tylko w obrębie plant i ma obowiązywać  także radnych i wszystkich urzednikow Zła propozycja To jest ograniczeni  wolności NIE POWINNO BYC STREFY KTO TO BEDZIE KONTROLOWAL ZAMIAST PILNOWAC 
BEZPIECZENSTA STRAZ MIEJSKA BEDZIE SCIGAC MIESZKAŃCÓw
ALBO ZATRUDNI SIE SETKI URZEDNIKOW ALBO POWOLA SOE SPÓŁKI DO KARANIA 
MIESZKAŃCOW

Fatalnie  trzeba budować duze parkingi wielopoziomowe bez dodatkowej armii pracowników To komunistyczne rozdawnictwo dzielenie ludzi i znowu zwiększenie zatrudnieni.
Będzie jak z identyfikatorami pod urzędem 
Rozdawane po ukazaniu i znajomości.
Może na początek zlikwidować identyfikatory dla urzędników łącznie z prezydentem  oraz radnym przecieź otrzymują wynagrodzenie i 
diety. Niech spróbują jak poruszają sie MPK mieszkancy. ALBO ROWERAMI JAK BUDUJA SCIEZKI I WYŁACZJA PASY RUCHU DLA 
SAMOCHODÓW TWORZĄC KORKI   TO JEST DOPIERO PEŁNA SCT!!!

############### *********** z ta strefa Jest to niezgodne z konstytucja Jestescie idiotami Nie powinno byc zadnych ograniczen Malo nie am zlodzieje pieniedzy? Robicie tu zbow komune jak przed 89 
############### Pierwsza obwodnica miasta Wszystko od 1 wszej obwodnicy Krakowa powinno być dostępne niezależnie Brak żadnych norm poza 1 obwodnica Ok
############### Jestem całkowicie przeciwny jakimkolwiek strefom. Ludzie nie jeżdzą starymi autami dlatego, że lubią, tylko dlatego, że ich nie stać na nowe. Handlarze warzyw z Tomexu i Bieńczyc nie przesiądą się do 

elektrycznych dostawczaków za 150-200 tysięcy. Skoro auto jest dopuszczone do ruchu, ma ważne badania, to nie ma podstaw do szykanowania i dyskryminacji na poziomie miejskim. Pieniądze i czas 
urzędników marnowane na ten niepotrzebny projekt lepiej spożytkować na zieleń miejską, czy publiczne toalety. Wymiana aut na nowsze postępuje sama, bez ingerencji urzędnikow. A długa lista wyjątkow od 
reguły sygnalizuje, że projekt jest z gruntu zly.

############### Nie powinna być wprowadzona co najwyżej w obrębie tylko starego miasta Nie jest dobra, jest wiele innych miejscu gdzie trzeba dojechać np. starsze osoby, prywatny lekarze, ośrodki zdrowia, domy seniora itp Wiek nie powinien być przeszkodą a emisja spalin. Bo nowe auta w wielkimi silnikami mają większą emisję już stare pojazdy To zależy od opłaty ale to znowu jest przywilej ludzi zamożnych Powinny być objęte tym jeszcze taxowki
############### Jest ok Kontrowersyjne. To chodzi o środowisko czy i kasę? Za pieniądze można truć? Ankieta jest dosyć popularna wśród mieszkańców okolicznych gmin, którzy masowo ją wypełniają negatywnie,  gdyż chcą mieć możliwość 

darmowego wjazdu do miasta starymi gruchotami
############### Całkowity brak SCT, ewentulanie wewnątrz II obwodnicy za paywallem: każdy kto zapłaci może wjechać. Zaproponowany obszar jest nie do zaakceptowania. Jedynie słuszne rozwiązanie to brak sct na terenie miasta. brak wymagań dotczących roku produkcji i emisji spalin. Brak strefy -brak wyłączeń. ZŁODZIEJSTWO. Każdy ma prawo jeździć gdzie chce i czym chce. Zlikwidowanie strefy oznacza wyrzucenie listy do kosza. Każdy powinien wjechać do miasta czym chce.
############### Tak, zredukować strefę do zera. Redukcja strefy do zera usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem
############### Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem
############### Obszar SCT w nowej propozycji jest odpowiedni Nie znalazłem tego w propozycji ale mam nadzieję, że te normy będą dotyczyć również busów, samochodów dostawczych i ciężarowych. Należałoby ten czas skrócic do 3 lat. Tak, ale tylko przez krótki okres przejściowy, a wysokość opłat powinna preferować transport publiczny.
############### Granica powinna przebiegać ul. Podzamcze i Plantami (czyli ulice św. Gertrudy, Westerplatte, Basztowa, Dunajewskiego, Podwale, Straszewskiego) Każdy urząd czy instytucja publiczna jak szkoła, przychodnia, szpital, Docelowe ograniczenie mac do Euro4 dla benzyny i Euro5 dla diesla. Bez ograniczeń dla mieszkańców, Strefa tylko dla przyjezdnych spoza miasta. 7/10 Pojazdy specjalne, zabytkowe oraz należące do krakowian nie powinny mieć żadnych limitów i ograniczeń. 
############### Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem Likwidacja strefy usuwa ww problem
###############  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy
###############  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy
############### Należy ją ograniczyć do jak najmniejszego obszaru Oprócz szpitali powinny to być dworce, szkoły, przedszkola, sklepy oraz galerie handlowe Wymagania są zbyt surowe, Euro 2 byłoby wystarczające Okres wyłączenia jest zbyt krótki - proponuje 15 lat Negatywnie oceniam pazerność urzędników ZTP którzy za pieniądze są chętni wpuszczać "trujące" samochody do miasta. Pojazdy urzędników oraz kościołów nie powinny być wyjęte z zakazów gdyż "trują" tak samo jak inne pojazdy 
###############  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy

############### Czy nie powinno się rozważyć możliwości dojazdu dla pojazdów niespełniających wymogów SCT również do P+R Czerwone Maki? Przeczy to idei SCT, Wynika z tego, że nie chodzi o czyste powietrze a o pieniądze.
Takie rozwiązanie powinno być dopuszczone w jak najkrótszym okresie.

###############  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy
###############  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy  Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy
############### Nie chcę strefy STC, jeśli już to tylko na Rynku Głównym To za mało, powinien być swobodny dojazd do wszystkich placówkek medycznych, oświatowych, administracyjnych, puntkow 

usługowych itp.
Jeśli auto ma ważne badania techniczne i zostaje dopuszczone do ruchu, uważam że normy emisji nie są tutaj wyznacznikiem. To wykluczenie dla osób z poza Krakowa. Dla mnie jako mieszkanca to niedopuszczalne, 

nie wiem czy za 5 lat będzie mnie stać na wymianę auta.
Jest to niesprawiedliwe, miasto chce zarabiać na starych autach. Czysty biznes dla Krakowa miasta turystycznego. Co z dostawcami, punktami usługowymi, placami handlowymi, dojazdem do szkół i przedszkoli. To jest niekonstytucyjne, ogranicza prawa 

obywateli i dyskryminuje ubozsze osoby.
############### Rynek Główny Dobry pomysł powinien być rozszerzony o szkoły urzędy sądy jednostki policji Wydłużyć okres dla samochodów z silnikiem diesla z Euro 4. To w tym momencie największą grupa pojazdów. Sytuacja ekonomiczna jest teraz bardzo trudna powinno się wydłużyć określenia na min 

7 lat dodatkowo włączyć mieszkańców przyległych gmin.
Słuszna opcja Osoby z grupą inwalidzką powinny moc wjechać każdym pojazdem niezależnie od emisji

############### Nie zgadam się wogóle na strefę gdyż w pandemii sorawdzikismy że to nic nie da Nie zgadam się wogóle na strefę gdyż w pandemii sorawdzikismy że to nic nie da To czysta dyskryminacja biedniejszych mieszkańców Nie zgadam się że strefa czystego wykluczenia wogóle To jest czysta dyskryminacja biedniejszych mieszkańców Wszystkie pojazdy powinny być traktowane tak samo. Zakażmy zatem od razu wjazdu wszystkim autom 
############### Ta ograniczyć ją do I obwodnicy Wszystkie szpitale i urzędy wojewódzkie powinny być z tego wykluczone. Powinny być wpuszczane benzyny Euro 2 i diesle Euro 4 Powinno być to rozszerzone na wszystkich mieszkańców Polski. Wyciąganie kasy od ludzi i zniechęcanie do zakupów/pracy w Krakowie Niepełnosprawni, emeryci i pojazdy zabytkowe powinni mieć bezterminowy wjazd do SCT
############### Rynek Główny Całe miasto powinno być dostępne, z wyłączeniem ewentualnie Rynku Głównego. Żadnej SCT! Jedynie w obrębie Rynku Głównego. Czyli tu chodzi o pieniądze, a nie o środowisko.To skandal! Żadnej SCT! Po co to wszystko? Co to wogóle za chore pomysły?
############### Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu i wykluczenia społecznego Nie dla Strefy Czystego Transportu rozwiązanie bez wpływu na środowisko.Usuńcie kopciuchy w okolicznych miejscowościach Wieliczka Skawina Libertów Nie dla Strefy Czystego Transportu nie dla Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu 
############### Rynek Główny, zgodnie z strefa płatnego parkowania A1 Jest ok, pod warunkiem obszaru strefy na Rynku głównym Jest ok, pod warunkiem obszaru strefy na Rynku głównym Czyli jak zapłacimy to nagle samochód już spełnia restrykcyjne wymogi emisji spalin?
############### Cały Kraków SCT tylko z normą EURO 8 Samochody mieszkańców powinny spełniać normę EURO 9 Godzinową, 100 zł za godzinę Miejsce zabytkowych samochodów jest w muzeum
############### Wewnątrz II obwodnicy Ok Euro6 dla diesli, Euro6dt później. Tak, ewentualnie po 5 latach konsultacje w sprawie stopniowego zaostrzenia. Oczywiście powinno być, to miasto turystyczne więc całkowity zakaz to zły pomysł. Pieniądze powinny trafiać do budżetu na zieleń żeby nie tworzyć złego wizerunku tych opłat. Kraków to miasto zabytków, mnie to to wyłączenie nie dotyczy ale nie wyobrażam sobie zakazu dla aut zabytków. Wyobraźcie sobie 

choćby reakcje mieszkańców jak zniknie nyska z kielbaskami spod hali targowej.. 
############### Moja propozycja to strefa na rynku głównym ewentualnie do drugiej obwodnicy, tj aleje 3 wieszczów, dietla, rondo grzegórzeckie. Nie, jak wyżej moja propozycja strefy Jeśli strefa będzie na rynku głównym ewentualnie aleje 3 wieszczów jak wyżej, nie trzeba nic modyfikować Mieszkańcy całkowicie wyłączeni z wymagań strefy Opłata nie oczyści powietrza, dla mnie bardzo zły pomysł. Lepiej mieć strefę bez opłat ale restrykcyjna na bardzo ograniczonym obszarze pilotażowo Mieszkańcy wyłączeni całkowicie ze strefy na zawsze. Klasyki dopuszczone do ruchu bez ograniczeń pod warunkiem wieku oraz „żółtych 

tablic”
############### Uważam ze strefy w ogóle nie powinno być,pomysł jej utworzenia uważam za zły. Uważam że nie powinno być żadnych wymagań dotyczących samochodów wjeżdżających do centrum.
############### Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy. Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy. Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy. Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy. Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy.
############### nie dla SCT! nie dla SCT! nie dla SCT! nie dla SCT! nie dla SCT! nie dla SCT!
############### Granica strefy powinna być na drugim pierścieniu obwodnicy. Czyli Aleje 3 wieszczy. Czy moralnym jest odebranie możliwości posiadania pamiątki sentymentalnej w postaci samochodu FSM Cinquecento, które rocznie przejeżdża 200-300km? A które ze względu wartość 

sentymentalną (produkcja wyłącznie w Polsce, dla sporej ludzi to był pierwszy samochód, bądź pierwszy nowy samochód). To jest jawne ograniczanie wolności po postacią walki o lepsze 
powietrze. Tylko sami państwo mówicie, że te pojazdy to margines i ograniczenia dosięgną niska liczbę ludzi, to jaki to będzie miało realny wpływ na jakość powietrza.

Strefa obszarowo powinna być ograniczona, ale obowiązywać wszystkich A co z posiadaczami auta w Krakowie, którzy jezdza nim okazjonalnie? Mocno zaostrzono możliwości rejestracji na pojazdy historyczne. A co z pojazdami używanymi okazjonalnie, ale mającymi wartość 
sentymentalną dla właściciela? 

W ogóle brakuje informacji jaki jest zakładany poziom poprawy powietrza w szerszej perspektywie. A nie tylko od 2019 roku kiedy 
powietrze znacząco się poprawiło ze względu na zakaz palenia paliwami stałymi. 

Moim zdaniem koszt wprowadzenia SCT w zakładanej formie jest nieadekwatny do poziomu poprawy jakości powietrza. 
############### SCT powinna być jak najszersza. Samochody to nie tylko spaliny! To również mikropyły z opon, o których nikt nie mówi. Ich wpływ na organizmy jest jeszcze gorszy od spalin! Jest to dobra propozycja. Do reszty miejsc można dojechać komunikacja miejsca, która działa najlepiej w Europie. Uważam, że żadne auto czy spalinowe czy elektryczne nie powinno mieć wstępu do centrum miasta. Powodem sa nie spaliny a guma z opon. Proszę poczytać na ten temat. Szkoda, że 

nikt o tym nie mówi.
Uważam, że to rozwiązanie powinno być zredulukowane do 2 lat. Nie. Zakaz to zakaz. Społeczeństwo musi zerwać z nałogiem. Jest w tej grupie za dużo. 

############### nie dla SCT! nie dla SCT! nie dla SCT! nie dla SCT! nie dla SCT!
############### Należy zawęzić SCT wyłączenie do dzielnic Stare Miasto i Grzegórzki. Brak uwag Proponuję powrót do założeń pierwotnych tj. wjazd do strefy samochodem z silnikiem diesla wyprodukowanym co najmniej w roku 2010 obowiązujący od lipca 2026. Konieczne dodanie warunku, że mieszkaniec Krakowa musiał być właścicielem pojazdu w 

2024 roku. Aktualny projekt daje możliwość zakupu starego diesla jeszcze do czerwca 
2025. 

Czy powietrze będzie w związku z tym czystsze? Nie. To tylko dodatkowe źródło dochodu dla miasta. Proponuję modyfikację dającą możliwość darmowego wjechania np raz w miesiącu (ważne dla 
turystów, pacjentów itp)

Brak uwag

############### Strefa taka nie powinna być w ogóle wprowadzona. Nie istnieje bowiem żadna naukowa i racjonalna przesłanka, by taka strefa miała zmniejszyć zanieczyszczenie powietrza. Ale jeżeli już musi taka strefa 
powstać powinna ograniczyć się tylko do Rynku i kilku ulic, które przylegają do Rynku.

Jak wyżej, taka strefa nie powinna powstać. Jest bowiem sprzeczna z art 52 Konstytucji RP. Dla przypomnienia " Każdemu zapewnia się 
wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i pobytu"

Jedynym wyznacznikiem powinien być przegląd rejestracyjny pojazdu. Jeśli auto jest dopuszczone do ruchu, wówczas nie powinno być żadnych ograniczeń. Na pewno rocznik pojazdu nie 
powinien decydować o tym, czy auto może wjechać do SCT.

Takie podejście jest przejawem dyskryminacji. Jeżeli jednak ma zostać zastosowany okres 
karencji / wyłączenia powinien zostać wydłużony do co najmniej 10 lat.

Jest to kolejny przejaw dyskryminacji , tym razem ze względu na stopień zamożności. Jak wyżej, podtrzymuję stanowisko, że takie strefy nie powinny powstać. Część miast w Niemczech wycofuje się 
z tego pomysłu. Na ten ruch zdecydowały się miasta Heidelberg, Karlsruhe, Pfinztal i Schramberg w Badenii Wirtembergii.

Jeżeli już tworzymy listę wyjątków, to na tej liscie powinny się także znaleźć pojazdy spełniające normę Euro 2 i wyższą, niezależnie od 
miejsca zarejestrowania pojazdu.

############### Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy
############### Stare Miasto w obrębie Plant. Szpitale i inne ośrodki zdrowia są poza Stary Miastem więc dojazd powinien być wolny dla wszystkich do wszystkich Wystarczy przestrzeganie normy Euro2 Mieszkańcy Krakowa powinni być bezterminowo wyłączeni ze strefy. Tak, dla samochodów nie należących do mieszkańców Krakowa Tak, ale bez limitów - propozycja 50 dni dla pojazdów historycznych - powinny mieć mozliwość wjazdu cały rok , czy data 2028 dla 

pojazdów organizacji "non profit" - powinny mieć możliwość wjazdu bezterminowo.
############### Strefa powinna być ograniczona do płyty rynku głównego lub w ogóle nie powstać. Ten obszar jest zbyt mały. Cały Kraków powinien być miastem dostępnym. Te wymagania to kpina z obywateli. Instytucje publiczne będą modernizować floty na koszt obywateli, natomiast obywatele zostaną sztucznie pozbawieni użyteczności sprawnych 

pojazdów.
Nie powinno być SCT, ani wymogów SCT. To jest obrzydliwe wymuszenie, bardzo kosztowne w obsłudze i kosztowne dla obywateli. Nie powinny powstawać żadne grupy uprzywilejowane, równość wobec prawa jest wartością cywilizacyjną i prawo powinno być rozsądne 

dla każdego.
############### Granicą strefy powinien być Rynek Główny Powinny być dostępne wszystkie miejsca poza Rynkiem Głównym. Wymagania postawione są stanowczo za wysoko w stosunku do realnych potrzeb. Przede wszystkim, w przypadku pojazdów z silnikami benzynowymi już sam fakt posiadania 

katalizatora zapewnia względną nieszkodliwość spalin, co w praktyce uwzględnia np. prawodawstwo niemieckie przyznając wszystkim pojazdom benzynowym Euro 1 najwyższą plakietkę 
Umweltzone, zieloną. Podobnie, w przypadku pojazdów z silnikami diesla już Euro 3 wykazują znacząco niższe zanieczyszczenia od wcześniejszych, a problemem jest stan techniczny tych 
pojazdów, którym jednak powinno zajmować się badanie techniczne. Paliwem nie wytwarzającym zanieczyszczeń jest również LPG, w związku z czym przykładowo w prawodawstwie 
niemieckim zieloną plakietkę Umweltzone otrzymują wszystkie pojazdy zasilane tym paliwem, niezależnie od spełnienia norm Euro

Spód wymogów SCT powinny być wyłączone wszystkie pojazdy zarejestrowane na 
terytorium RP, do momentu ich zbycia przez obecnego właściciela bądź wyrejestrowania 

Rozwiązanie to jest przeciwskuteczne, gdyż absolutna większość użytkowników samochodów samoistnie dąży do zakupu nowszych niż obecnie użytkowane, w miarę posiadanych środków 
finansowych, a nakładanie nań dodatkowych obciążeń jedynie utrudni im to

Lista ta jest stanowczo zbyt mała, zwłaszcza iż po Krakowie poruszają się nie tylko mieszkańcy miasta Krakowa. Każda zaś okresowość 
narusza prawa nabyte osób. Oprócz w.w wyłączone powinny być wszystkie pojazdy zarejestrowane na terytorium RP, do czasu zbycia przez 
obecnego właściciela bądź wyrejestrowania 

############### Tylko dzielnice centralne, jak Stare Miasto, Grzegórzki i Prądniki powinny być objęte strefą. Uważam, że obszar zaproponowany przez miasto jest za duży, strefa nie powinna obejmować całego miasta, a wyłączanie z niej 
pojedynczych ulic nie ma sensu, ponieważ różne osoby mogą mieć różne niezbędne dla siebie miejsca do dostania się - decydowanie o 
nich autorytarnie nie jest odpowiednim rozwiązaniem.

Wymagania stosujące rok produkcji jako wyznacznik wjazdu do strefy są zupełnie bezsensowne, poziom emisji spalin jest określany normą Euro, a nie rokiem produkcji samochodu. Co 
więcej, stopniowe zwiększanie wymogów nie powinno mieć miejsca, zastępowalność samochodów w nowoczesnym i bogatym mieście jak Kraków samoczynnie powoduje ciągłe 
unowocześnianie poruszających się w mieście samochodów, a ustalenie poziomu norm na Euro 3 lub Euro 4 dla silników diesla i benzynowych powinno w zupełności wystarczyć do 
wyeliminowania zupełnie przestarzałych samochodów (oczywiście z pewnymi wyjątkami).

Jest to dobre rozwiązanie, jednak stawki powinny być niższe. Pojazdy historyczne/zabytkowe powinny mieć możliwość jazdy w strefie przez cały rok, nie tylko w kilkadziesiąt dni jak zakłada nowy 
projekt SCT, ograniczanie możliwości jazdy samochodem dopuszczonym do ruchu, w ograniczonej ilości dni jest niedopuszczalne, 
szczególnie biorąc pod uwagę marginalną ilość takich pojazdów w Krakowie. Zwolnienie pojazdów specjalnych i należących do 
mieszkańców jest ruchem w dobrą stronę.

############### Nie wprowadzać żadnej strefy "czystego transportu" Nie wprowadzać żadnej strefy "czystego transportu" Seicento Euro 3- CO2 143g/km
Dodge RAM 5.7 HEMI euro 6d- CO2 332g/km

Wyłączyć należy wszystkich mieszkańców Polski, dożywotnio. Skok na kasę obywateli. Szkoda tylko, że nielicznych będzie na to stać. Wyłączyć należy wszystkich mieszkańców Polski, dożywotnio. 

############### Stare Miasto Całe miasto Średnie spalanie powyżej 30l/100km, brak katalizatora, konieczność dolewania 
dodatków do standardowo dostępnych paliw

Powinno być na odwrót - jeśli samochód nie może wjechać do miasta, to miasto powinno pokrywać koszt przemieszczania się po mieście - bez względu czy mówimy o komunikacji miejskiej czy 
wynajęciu limuzyny

Strefa powinna dotyczyć tylko osób, które jej chcą. Jeśli ktoś popiera jej powstanie - niech się do niej stosuje. Jeśli ktoś jest przeciw - 
powinien być wyłączony

############### Zmniejszona do samego Centrum Dojazd do każdego głównego szpitala na obrzeżach oraz P&R Euro 5 dla Diesli byłoby sprawiedliwe (to względnie nowe auta wspierają tylko Euro 6) Przynajmniej połowa średniego wieku aut Opłaty są dla kogo? Mieszkańcy nie dostaną z tego złamanego grosza. Inaczej bogaty właściciel auta z euro 3 będzie mógł wjechać do dokonaniu przelewu - tego chcecie czy zdrowia ludzi? Auta historyczne powinny być wykluczone z restrykcji, te specjalne jak do przewozu inwalidów / chorych również.
############### Tylko druga obwodnica krakowa Mieszkańcy do końca żywota samochodu Do końca żywota samochodu albo zmiana i wtedy ma spełniać warunki
############### Zapoznałem się, proponuję ścisłe centrum miasta (np. od Alei w stronę rynku). Rok produkcji 2005 i nowsze + wjazd bez limitu dla historycznych Wszystkie samochody mieszkańców zakupione przed wejściem SCT powinny być 

bezterminowo dopuszczone do ruchu.
Podatek od wjazdu - od razu widać że chodzi o skok na kasę a nie jakość powietrza. - Historyczne i zabytkowe powinny mieć możliwość wjazdu bez limitów

- Pojazdy mieszkańców zakupione przed wejściem SCT bez limitu czasowego i ilościowego (przykład: ktoś ma youngtimera który nie łapie 
się na zabytek (jeszcze) i będzie musiał się go pozbyć bo nie wjedzie?)
- Nie powinny być wyłączone pojazdy fundacji (jak wszyscy to wszyscy a nie uprzywilejowana kasta).

############### Nie dla SCT! Nie dla SCT! Nie dla SCT! Nie dla SCT! Nie dla SCT! Nie dla SCT!
############### Nie wprowadzać tego syfu Nie jest dobra propozycja idioci Nie wprowadzać sct Głupi pomysł Źle rozwiazanie Wszystkie auta mają prawo wjechać 
############### Ograniczona do centrum miasta Powinienem decydować stan techniczny auta, a nie jego rocznik ani teoretyczną norma spalin. Wiele osób ma nowsze auta ale z usuniętymi filtrami DPF. 

Ja jeżdżę BMW z 2007 roku, od nowości w rodzinie, z przebiegiem 174000 km i w pełni sprawnym filtrem. Nikt mnie nie przekona, że ekologiczne jest wyrzucenie na złom auta w 
idealnym stanie i pobiegniecie do salonu po nowe auto.
Nie zdziwiłbym się gdyby się okazało że moje auto spełnia wyższa normę niż Euro 4 ale niestety nikt nie przewidział możliwości zmiany normy dla auta. Dzwoniłem nawet do BMW 

Posiadam auto jak wyżej. Bardzo mało nim jeżdżę bo pracuje 2/3 czasu poza krajem jako 
kierowca ciężarówki. Spodziewam się że za 5 lat nadal nie będę miał potrzeby zmiany 
auta bo to będzie w 100% sprawne. Mogę sie zgodzić na 5 lat ale pod warunkiem że 
strefa będzie dotyczyć centrum miasta a nie całego.

Pokazuje hipokryzję projektu. Niby chodzi o ekologię a jednak o kasę. Zapłacić za wjazd albo zapłacić za nowe auto

############### Strefa czystego transportu powinna obejmować obszar Starego Miasta wewnątrz obrębu Plant Złą propozycją jest wprowadzenie Strefy w obszarze więkrzym niż centrum Starego Miasta, ponieważ zmusi to najuboższych 
obywateli do zrezygnowania z własnego samochodu, legalnego i spełniającego wymagania ustawowe potwierdzone aktualnymi 
badaniami technicznymi

Gdyby rzeczywiście kierować się ekologią, należało by wprowadzić zakaz poruszania się samochodami z silnikiem o pojemności np ponad 3l bez względu na datę produkcji, ponieważ 
nawet nowy silnik o dużej pojemności produkuje więcej zanieczyszczeń niż np silnik 600cm w starym CC 

Mieszkańcy Krakowa którzy już posiadają legalnie kupione samochody spełniające 
warunki homologacyjne określone w ustawie, czyli posiadające ważny przegląg 
techniczny, powinny być bezwzględnie dopuszczone do ruchu po mieście bez żadnych 
ograniczeń co wynika bezpośrednio z prawa wlasnosci

Gdyby chodziło o wielkość emisji zanieczyszczeń, a nie przypisana normę Euro, czyli gdyby pobierać opłaty od wszystkich, nawet nowych pojazdów z silnikiem o pojemności większej niż 3litry, to 
wówczas było by to rzeczywiście działanie proekologiczne.
Natomiast w obecnie zaproponowanej formie, jest to kolejny podatek od najubozszych

Mieszkańcy Krakowa którzy już posiadają legalnie kupione samochody spełniające warunki homologacyjne określone w ustawie, czyli 
posiadające ważny przegląg techniczny, powinny być bezwzględnie dopuszczone do ruchu po mieście bez żadnych ograniczeń co wynika 
bezpośrednio z prawa wlasnosci

############### Strefa powinna dotyczyć wyłącznie części wewnętrznej tzw pierwszej obwodnicy Krakowa. Mieszkańcy Krakowa, którzy kupili i zarejestrowali pojazd przed wejściem w życie SCT powinni mieć możliwość dożywotniego użytkowana swojego auta. To jedyna opcja, która nie 
spowoduje obciążenia dużymi kosztami mieszkańców, szczególnie najbiedniejszych. Nie spowoduje to także spekulacji cenowych i drastycznego spadku wartości używanych samochodów.

Patrz punkt 3.
Dodatkowo nie rozumiem dlaczego wyłączenia dla seniorów, które były brane pod uwagę 
we wcześniejszej wersji ustawy teraz nie zostały uwzględnione. Chcecie zamknąć 
seniorów w domu??? Przecież w znacznej wiekszosci oni nie kupią nowych aut.

Wszyscy mieszkańcy Krakowa którzy kupili i zarejestrowali pojazd przed wejściem w życie SCT powinni mieć możliwość dożywotniego 
użytkowana swojego auta.
Dodatkowo seniorzy powinni być wyjęci spod ustawy.

############### 1 obwodnica krakowa 2004 Zle
############### Jeżeli musi powstać, strefa powinna obejmować tylko i wyłącznie ścisłe centrum miasta Wszystkie miejsca użyteczności publicznej powinny być wyłączone z obszaru SCT nic nie powinno zależeć od normy emisji euro, a od rzeczywistych emisji pojazdu badanych na SKP Mieszkańców strefa nie powinna obowiązywać Pojazdy osób starszych powinny być wyłączone bezterminowo, tak samo jak pojazdy historyczne i zabytkowe 
############### Uważam, że ze względu na praktycznie zerowy wpływ na jakość powietrza i ogromne koszta społeczne, strefa powinna w ogóle nie powstawać lub być jedynie symboliczna, np ograniczona do obszaru 

pojedynczego placu.
Każde miejsce w mieście powinno być dostępne dla aut o dowolnym poziomie emisji, bez wyjątku. Wymagania dotyczące roku produkcji lub standardu emisji Euro powinny zostać całkowicie odrzucone. Każde miejsce w mieście powinno być dostępne dla aut o dowolnym poziomie emisji, 

bez wyjątku.
Każde miejsce w mieście powinno być dostępne dla aut o dowolnym poziomie emisji, bez wyjątku. Każde miejsce w mieście powinno być dostępne dla aut o dowolnym poziomie emisji, bez wyjątku.

############### Sct powinno objąć cały Kraków bez żadnych wyjątków, tylko wówczas będziemy mieć pewność, że nikt nie będziemy kombinował. Jak niby będzie to weryfikowane? Każdy wjeżdżający do Krk może powiedzieć, że jedzie do szpitala... Zgadzam się ze standardami emisji Euro w przedstawionym zakresie. O sct mówione jest od dłuższego czasu, nie widzę sensu, aby wydłużać czas dla 
mieszkańców Krakowa. 

Nie zgadzam się zasady powinny być jednakowe dla wszystkich. Brak opłat, wjazd do Krakowa, tylko autem spełniającym normy. Auta zabytkowe w ramach wyjątku mogą się poruszać. 5 letni okres dla mieszkańców to zbyt długi czas na dostosowanie się do nowych 
zasad. 

############### Bez sct. Eurokomuna niepotrzebna jest dla Polaków Absolutnie zbędne sct Act jest zbędne wy europadalce Bez sct Bez ograniczania wolności Eko terroryści będę mówić mi co mam robić? Wszystkie auta powinny mieć wjazd
############### Powinna ograniczac się tylko do Śródmieścia Nie, strefa powinna ograniczać się do Śródmieścia Uważam, że proponowane standardy to absurd na który nie stać większości mieszkańców Krakowa, doprowadzi on do ogromnych nierówności społecznych, strefa powinna ograniczać się 

tylko do normy euro z możliwością podniesienia tej normy w przypadku starszych samochodów, a normy te powinny wynosić euro 4 dla diesla oraz euro 2 dla benzyny. Takie wymagania 
skutecznie wyeliminują najgorsze samochody z ulic miasta a równocześnie nie doprowadzą  do zubożenia i nie spowodują niepotrzebnych problemów większości mieszkańcom Krakowa. 

Mieszkańcy Krakowa nie powinni wogóle być objęci wymogami SCT Jestem przeciwnikiem rozwiązań w postaci opłaty, powinna być dopuszczalna liczba dni w miesiącu na wjazd bezpłatny  dla pojazdów nie spełniających wymagań Jestem zwolennikiem wyłączeń dla mieszkańców Krakowa i okolic, powinni oni mieć minimum 5 lat wylacznenia z zasad strefy, pojazdy 
historyczne powinny być całkowicie i dożywotnio zwolnione z wymagań strefy, dodatkowo pownny być zwolnione z wymagań strefy osoby 
zawierające bardzo niski dochód np. uczniowie oraz studenci, emeryci, oraz kierowcy , którzy mają uprawnienia krócej niż dwa lata.

############### Strefa czystego transportu powinna obejmować ścisłe centrum miasta (dzielnica I) a nie całe miasto. Jest wiele takich miejsc, ośrodki zdrowia, urzędy, przedszkola, szkoły, osoby posiadające dzieci nie są w stanie wszędzie dostać się 
komunikacją miejską lub rowerem. 

Pojazdy zabytkowe wjazd bez ograniczeń. Mieszkańcy Krakowa wjazd bez ograniczeń. Mieszkańcy Krakowa płacący tutaj podatki i posiadający mieszkanie w ogóle powinni być 
wyłączeni z wymagań, chyba że chcą Państwo abym sprzedał mieszkanie i zaczął płacić 
podatki gdzie indziej?

Czyli nie chodzi o ekologię a o pieniądze. Wszyscy mieszkańcy Krakowa, osoby niepełnosprawne, auta firmowe (wiele firm ma siedziby w wielu miastach, tranzyt), trzeba pomyśleć 
zanim "zarżnie" się gospodarkę.

############### Pytanie jest tendencyjne i zawiera domniemanie że strefa zostanie utworzona. Pierwszy pytanie to czy w ogóle chcemy strefę i odpowiedź brzmi NIE Jak wyżej, nie powinno być strefy, a zatem nie ma konieczności wyznaczania obszarów. Standard euro nie jest miarodajny, wiele aut spełnia wyższe normy euro niż wskazuje ich rocznik, tylko dlatego że w momencie ich produkcji obowiązywała jeszcze niższa norma. Jeżeli miasto nie zamierza dofinansować zakupu nowych aut, to powinno zrezygnować z 
utworzenia strefy

Tym punktem jasno pokazano że chodzi po prostu o pieniądze. Dobiłaby dodałbym np. Wszelkie samochody z przyczepą.
 Mieszkańcy Krakowa powinni być zwolnieni na stałe, tak długo jak płacą tu podatki czyli tak samo jak z kartą miejską 

############### Strefa nie powinna obejmowac całego obszaru miejskiego a jedynie scisłe centrum, np. od Aleii w strone cetnrum Uważam ten obszar za za duży. Strefa powinna umożwliwiać wjazd do miasta. Uważam, że powinny być wyłączone auta zabytkowe. Stanowią one promil pojazdów, a czasem podróżują na eventy motoryzacyjne. Zakaz wjazdu do miasta spowoduje wymarcie tych 
eventów. Uważam, że limit 50 dni nie ma sensu. Spowoduje to tylko niepotrzebną komplikacje systemu. Mieszkaniec będzie musiał liczyć dni itp.

Uważam że strefa nie powinna obejmować już posiadanych pojazdów. Jest to zmuszanie 
ludzi do zakupu nowych samochodów. Nie wszyscy mają na to pieniądze.

Uważam że okres przejściowy jest stanowczo za kró†ki Limit 50 dni dla pojazdów historycznych nie ma sensu. Stanowią one nikłą część pojazdów. Należy zaś zadbać o to aby były czytelne zasady 
rejestracji pojazdów jako pojazd zabytkowy/historyczny. Limit 50 dni będzie kłopoltiwy zarówno dla administracji jak i obywatela

############### Wogole tego nie powinno byc Jest to projekt który utrudni życie Tak moja propozycja jest wogole zlikwidowanie tego pomysłu Czysty transport jest bez sensu Dlaczego ludzie ze starszymi samochodami mają płacić Tylko krakowian a co z ludźmi z okolic Krakowa 
Bez sensu to jest 

############### Granicą strefy powinna być pierwsza obwodnica. Mieszkańców już praktycznie się stamtąd pozbyliście, więc hipotetycznie będzie to najmniej szkodliwe rozwiązanie. To absurd. Odpowiedź jest w punkcie pierwszym. Wymagania są stanowczo za wysokie. Niewdrażanie strefy w granicach wskazanych projektem. Jako klasyczne nabijanie budżetu pasożyta ZTP. Wystarczy nie wprowadzać strefy w chorym kształcie.

############### STC należy usunac badz wprowadzic w możliwie najmniejszych strefie. Np samo stare miasto. STC należy usunac badz wprowadzic w możliwie najmniejszych strefie. Np samo stare miasto. STC należy usunac badz wprowadzic w możliwie najmniejszych strefie. Np samo stare miasto. STC należy usunac badz wprowadzic w możliwie najmniejszych strefie. Np samo stare 
miasto.

STC należy usunac badz wprowadzic w możliwie najmniejszych strefie. Np samo stare miasto. STC należy usunac badz wprowadzic w możliwie najmniejszych strefie. Np samo stare miasto.

############### Tylko i wylacznie okolice rynku w krakowie Nie powinno byc obszaru sct Starsze samochody z gorszym euro potrawia wytwarzac mniej co2 niz nowsze pojazdy , nie widze sensu by wprowadzac sct i jakies standardy Mieszkaniec Krakowa ktory placi podatki w krakowie nie powinna go obchodzic sprawa 
czy moze wjechac czy nie do siebie na posrsje

Prosze kupic mieszkancom nowe samochody zeby nie musieli sie martwic czy ta niby strefa bedzie ich dotyczyc Robienie z miasta wiezienia i z mieszkancow tez nie jest dobrym pomysłem i dawanie jakich kolwiek wyjatkow

############### Należy zrezygnować z SCT. To nie samochody są problemem zanieczyszczeń. Należy zrezygnować z SCT, niemniej każdy parking P+R i drogi dojazdowe powinny być wyłączone ze strefy Standard EURO ma się nijak do rzeczywistych emisji, często widuje się samochody nowe, zostawiające za sobą chmurę dymu Należy zrezygnować z SCT. A jeśli już, to do okresu wyłączenia należy dodać pojazdy osób 
pracujących w Krakowie

Należy zrezygnować z SCT, niemniej propozycja opłaty jest w porządku, ale proponowane kwoty są zbyt wysokie. Dodatkowo dajmy na to, jeśli turysta przyjeżdża na weekend do Krakowa (w piątek, 
wraca w niedzielę), płaci również za sobotę, chociaż nie korzysta z pojazdu. Dlaczego projekt zakłada to, że należy płacić za samochód, który się nie porusza? Widziałbym opłatę około 5zł za dobę, 
podczas której poruszamy się samochodem - samochody stojące na parkingu i nie uczestniczące w ruchu powinny być zwolnione z opłaty, gdyż stojąc nie emitują żadnych zanieczyszczeń

############### Strefa obejmuje za duży obszar Krakowa w obecnym stanie nie mogę się na nią zgodzić Nie interesuje mnie tylko parę miejsc obrzeża powinny być wyłączone, a każdy kto dojeżdża do pracy gdzie jego trasa wiąże się z 
przejazdem przez strefę albo miejsce  pracy znajduje się w strefie powinno go nie dotyczyć 

Pojazdy nie powinny mieć certyfikat o ilość produkowanych spalin oraz ich szkodliwości a nie dotyczyły roku produkcji Mieszkańcy powinni być zwolnieni z wymogów SCT Nie zgodzę na dodatkowe opłaty których kwoty będą powyżej 100 zł, w szczególności dla studentów Zabytki powinny być zawsze dopuszczone do ruchu ponieważ to część dziedzictwa narodowego a jak dobrze państwo wiedzą miasto 
Kraków należy do światowego dziedzictwa UNESCO, także okres 5 lat to mam nadzieję że żart.

############### Jestem w ogóle przeciwny takiej strefie Jestem w ogóle przeciwny takiej strefie Jestem w ogóle przeciwny takiej strefie Mieszkańcy Krakowa nigdy nie powinni mieć żadnych ograniczeń.
Jestem w ogóle przeciwny takiej strefie

Jestem w ogóle przeciwny takiej strefie Jestem w ogóle przeciwny takiej strefie

############### Tylko rynek główny,do granicy alei trzech wieszczy Inne szpitale,z drugiej strony miasta np. Szpital Rydygiera. 
Park&Ride na Górce Narodowej jest wielokrotnie za mały,żeby obsłużyć cały ruch ze strony Warszawy. Już dziś bywa zapełniony po 
brzegi,a co będzie potem? Brak myślenia perspektywicznego...

A co z mieszkańcami tzw.sypialni Krakowa,czyli gmin ościennych,którzy pracują w 
Krakowie? Ich też powinien objąć ten okres przejściowy,tym bardziej,że komunikacja 
miejska w gminach tych pozostawia wiele do życzenia

Widać od razu,że tu nie chodzi o ekologię,a o dodatkowy podatek nakładany na tych,których nie stać na wymianę auta. Włodarze miasta lekką ręką sprzedają deweloperom tereny,które do tej pory 
gwarantowały "wietrzenie miasta" I tam stawiane są bloki i wieżowce,które powodują zaduch w mieście. Teraz chcą go leczyć i płacić z kieszeni mieszkańców.

############### Wyłącznie Rynek Główny W całym mieście są urzędy, przychodnie i szkoły gdzie należy dojechać Maksymalne normy powinny być zgodne z poprzednim projektem uchwały tj. Euro5 dla diesli i Euro3 dla samochodów benzynowych Minimum 10 letni okres wyłączenia Źle 
############### Ogranicvzyc wyłacznie to do rynku glownego. Cale miasto poza rynkiem głównym Rozwiazywanie przez urzednikow problemow ktorych nie ma bo ludzie jak tylko moga to kupuja jak najnowsze auto sugeruje aby usunac oczekiwania wiekowe lub emisji euro. proponuje 30 lat Jezeli bede mogl wjezdzac na rynek po wniesiniu oplaty na SCT to bardzo chetnie Zabytki bez ograniczen. Usunac wymagania wiekowe i euro
############### Należy ograniczyć strefę tylko i wyłącznie do Rynku Głównego Dojazd do wszystkich szpitali, urzędów, szkół, uczelni, teatrów, hoteli itd. Słowem brak strefy w mieście. Moje pytanie brzmi czy stary Opel Corsa z silnikiem 1.0 bardziej truje powietrze niż nowy SUV z silnikiem 3,5 litra? Bezterminowy okres przejściowy dla samochód zarejestrowanych przed wejście w życie 

strefy.
Nie dlatego jeździmy starymi autami, że mamy taką fantazję, tylko dlatego, że nie stać nas na nowsze. Nie będzie nas stać na te opłaty. Co to znaczy należące? Jeżdżę autem należącym do mojej firmy, która ma siedzibę poza Krakowem, ale ja rozliczam podatki w Krakowie. Co 

w takiej sytuacji???
############### Ograniczyc do Rynku Glownego bez przyległych ulic. Ograniczyc do Rynku Glownego bez przyległych ulic wtedy to pytanie jest nieistotne. Ograniczyc do Rynku Glownego bez przyległych ulic wtedy to pytanie jest nieistotne. 15 lat i Ograniczyc do Rynku Glownego bez przyległych ulic . Ograniczyc do Rynku Glownego bez przyległych ulic wtedy to pytanie jest nieistotne. Ograniczyc do Rynku Glownego bez przyległych ulic wtedy to pytanie jest nieistotne. 
############### Obszar SCT jest za duży, jeżeli prawnie nie ma możliwości rezygnacji z tego chybionego pomysłu, należy ustalić możliwie minimalne granice strefy np. obecny obszar ograniczeń w ruchu wokół rynku głównego i 

jego okolic. Strefa nie będzie miała żadnego wpływu na jakość powietrza, dopóki będzie można palić syfem w gminach wokół Krakowa, nic się w tym temacie nie zmieni, to sztuka dla sztuki, utrudniająca życie 
ludziom.

Wszystkie miejsca poza obszarem rynku głównego i ścisłego centrum. Patrz odpowiedź powyżej. Rok produkcji, ani norma spełniona w momencie wejścia pojazdu na rynek, nie ma żadnego znaczenia. Często stare auta były certyfikowane na euro 3 tylko dlatego, że norma euro 4 
jeszcze nie istniała, a auto i tak ją spełniało. Z drugiej strony auto euro 5, któremu właściciel wyciął katalizator, w oczywisty sposób nie spełnia już tej normy. W ocenie możliwości wjazdu 
do strefy powinien liczyć się tylko i wyłącznie aktualny stan pojazdu weryfikowany na corocznym badaniu technicznym. Przecież przeprowadzane są już pomiary spalin, dlaczego z nich nie 
skorzystać zamiast z teoretycznych norm, które nijak mają się do rzeczywistego stanu pojazdu?

Tworzenie jakichkolwiek grup wyłączeń wjazdu do strefy to skandal, sprzeczność z 
równością wobec prawa i prawami konstytucyjnymi.

Skandaliczny pomysł, który pokazuje prawdziwe oblicze SCT. Chodzi o nałożenie kolejnej daniny na kierowców i wyciągnięcie każdej możliwej złotówki w imię pseudoekologii, a nie polepszenie 
czegokolwiek.

Skandaliczny, niekonstytucyjny pomysł. Nie powinno być ani jednej grupy wyłączonej z tego prawa. Albo wszyscy wjeżdżają na tych samych 
zasadach, włącznie z służbami państwowymi, transportem publicznym oraz mieszkańcami, albo likwidujemy ten bubel.

############### Strefa powinna być ograniczona najwyżej do terenu wokół rynku, granicami powinny być ulice wokół Plant jak np. Basztowa. Objęcie strefą całego miasta jest idiotyzmem nie spotykanym na zachodzie Europy. Każdy pojazd poruszający się po drogach jest dopuszczony do ruchu przez Stację Kontroli Pojazdów. Jeżeli mam samochód który jest dopuszczony do ruchu a jego spaliny są w normie 
mam prawo wjechać do strefy nawet z emisją 0 lub Euro1. 

Mieszkańcy Krakowa powinni mieć bezterminowy wjazd do strefy. Pojazdy historyczne/zabytkowe powinny być bezterminowo zwolnione z ograniczeń strefy. 



############### Nie zgadzam się na wprowadzanie Strefy SCT, nie należy jej modyfikować, tylko wyrzucić do kosza. Wszystkie miejsca powinny być dostępne, bez stref i ograniczń poruszania. Z doświadczenia wprowadzania wszelkich podatków, zakazów, nakazów, itp. wiemy, że z czasem są one coraz większe i coraz bardziej uciążliwe dla Obywateli. Stają się one narzędziem 
ucisku. Nie ma żadnego uzasadnienia, aby zakazać poruszania się starym Fiatem Uno z silnikiem 1.0 spalającym średnio 4 litry paliwa a pozwolić na "ekologiczne" poruszanie się 
"nowoczesnym" samochodzem z silnikiem V8 spalającym np. 25 litrów paliwa w mieście.

 Nie ma to nic wspólnego z ekologią, rozumem, logiką.

Tak , uważam, że to rozwiązanie powinno zostać zmienione - jako mieszkaniec tego 
miasta, obywatel RP, jestem przeciwnikiem wprowadzania SCT.

To rozwiązanie oceniam jako wyzysk! Propozycja nie obejmuje "liczbych wyjątków" a ZAKAZY.
Ponieważ jestem przeciwnikiem SCT, nie będę nikogo dopisywał ani nikogo skreślał.
Z wyrazmi szacunku - mieszkaniec Krakowa.

############### W ogóle nie powinno być strefy. W ogóle nie powinno być strefy. W ogóle nie powinno być strefy. W ogóle nie powinno być strefy. W ogóle nie powinno być strefy. W ogóle nie powinno być strefy.
############### Pierwsza obwodnica byłaby wystarczajaca Wszystkie miejsca poza pierwsza obwodnica Krakowa A co z okolicznymi gminami? Krakow potrzebuje wymiany pieców w okolicznych gminach.

SCT to ślepy zaułek, dyskryminujący ekonomicznie. Nie pisze o sobie. Moje auto jest nowe i wjedzie wszędzie.
############### Brak strefy, ewentualnie jeśli już musicie to granice I obwodnicy, czyli ścisłe centrum. Całe miasto jest usiane szpitalami i lecznicami. Jakiekolwiek ograniczenie wjazdu jest dyskryminacja. Ograniczenia pojemności silnika. Dożywotni wjazd dla obecnie zarejestrowanych pojazdów. Z czasem i tak same znikną z 

dróg, bez waszego przymusu. 
Beznadziejne. Ludzie jeżdżą starymi samochodami bo ich nie stać na nowe. Wszystkie pojazdy powinny mieć wjazd do Krakowa.

############### Mieszkancy powinni miec nieograniczony dostep do wszystkich stref.
Oczywiscie samochody ktore posiadają systemy emisji Euro6

Wyglada na dodatkowy haracz sciagany z kierowcy.
Czyli jak zaplaci to bedzie mógł smrodzic do woli.

############### Granice powinny sięgać wyłącznie do płyty Rynku Głównego Całe miasto powinno być dostępne dla osób z samochodami! Jeździmy nimi do pracy a nie dla przyjemności, to z podatków 
kierowców i dzięki naszej pracy w mieście urzędnicy mają pieniądze na swoje wynagrodzenia, pamiętajcie o tym!

Jest to ekolewackie ograniczenie mające za zadanie uderzyć w najuboższych mieszkańców miasta, tak żeby tylko bogaci urzędnicy i zachodni agenci wpływu mogli tylko jeździć 
samochodami - należy zlikwidować w całości te wymagania!

Należy zlikwidować projekt SCT w całości, a zakazać poruszania się samochodami 
wyłącznie urzędnikom. Niech oni sobie jeżdżą rowerami jak są tacy mądrzy.

Opłaty winny być wyłącznie dla urzędników i aktywistów miejskich. Przestańcie utrudniać życie ludziom, dzięki którym macie pensje! Lista wyjątków powinna być bezterminowa i obejmować wszystkich poza urzędnikami i aktywistami. 

############### Całkowity brak takiej strefy Cały Kraków powinien być po za strefą czystego transportu Są to złe założenia które uderzaja w gospodarkę a najmocniej w osoby ubogie. Brak strefy w ogóle brzmi jak dobry pomysł Jest to słabe rozwiązanie bo zakłada wprowadzenie strefy czystego transportu. Lepiej żeby nie było w ogóle takiej strefy Brak strefy to najlepsze rozwiązanie 
############### Granice strefy powinny obejmować 1 obwodnicę Krakowa, bądź maksymalnie do 2 obwodnicy Krakowa z Wyłączeniem jej Teren 2 obwodnicy (Aleję 3 wieszczy) i tereny na zewnątrz od nich Auta wewnątrz pierwszej obwodnicy euro 5

Wewnątrz drugiej obwodnicy euro 4 
Okres ten powinien obowiązywać 10 lat Ok Pojazdy sluzb miejskich powinny zostać wyłączone z zakazu 

############### Stare Miasto powinno być w sct Szpital sw. Ludwika, szpital J.P.II, szpital Rydygiera, Lepsze to niż całkowity zakaz Myślę, że Kraków chce się pozbyć przyjezdnych i skutecznie to zrobi, nie bierze pod uwagę, że dużo mieszkańców wyprowadziło się w 
okolice Krakowa zostawiając w mieście rodziny, teraz zostaną ukarani za to że się wyprowadzili.
Jeśli chodzi o pojazdy zabytkowe to wiadomo, że nie tylko zabytkowe są zarejestrowane jako zabytkowe bo takie mamy przepisy. Myślę, że 
kto cwańszy będzie miał albo pojazd specjalny albo zabytkowy. 

############### Nie widzę potrzeby dla żadnej strefy! Wszystkie miejsca w mieście powinny być dostępne dla wszystkich. Nie rok produkcji ani na papierze normy euro tylko faktyczny stan techniczny powinien eliminować auta z dróg. Żadnej SCT! Żadnej SCT i nie będzie tego problemu. Żadnej SCT i tego problemu też nie będzie.
############### Moim zdaniem jedyne i słuszne rozwiązanie było by stworzenie sct w granicy pierwszej obwodnicy na sam początek, a z czasem rozszerzać ja dalej. Nie tak jak w tej chwili cały Kraków to sct płaci. Haracz bo nie 

mamy pieniędzy na zmianę auta, wycofanie części pracowników którzy dojeżdżają do pracy z gmin ościennych. Największe korki i niedostosowane drogi są w centrum więc tam sct jest pożądane, nie na 
obrzeżach miasta, które robi za sypialnie centrum.

To nie są dobre rozwiązania i nigdy nie będą. Dojazd powinien być do każdego park end raised, a na polskie parkuj i jedź. A nie części. 
Tak samo do szpitali specjalistycznych. 

Euro 5 tylko centrum miasta do pierwszej obwodnicy każda kolejna euro niżej 5 lat to nie wyjście z patowej sytuacji. Musiało by być jakieś dofinansowanie do wymiany 
auta tak jak do pieców. Kolejnym rozwiązaniem powinno być tak jak w mieście 
Świnoujściu pozostawiając auto na park end rider dostajemy bezpłatna komunikację na 
terenie miasta dla wszystkich pasażerów. Miasto Kraków mogło by na sam początek 
proponować ulgi w komunikacji miejskiej za to, że zamiast autem wybieramy 
komunikację zbiorowa.

Jest to haracz by wyciągnąć pieniądze od najuboższych krakowian i ludzi dla których auto to jedyny środek transportu. Jest to haniebne i nie przystoi takie propozycje lecz czego się spodziewać PO 
takiej władzy i lobbi leżaków.

Wszyscy mieszkańcy mający kredyty na mieszkanie w mieście które staje się nie do życia.

############### Tylko rejon ścisłego centrum do pierwszego ringu (Basztowa, Dunajewskiego, Podwale, Straszewskiego, Gertrudy, Westerplatte) Normy narzucane przez organy UE nie są żadnym wyznacznikiem faktycznych emisji. Średni wiek auta w Polsce to 12 lat. Rozwiązanie wyklucza transportowo biedniejszych obywateli. 
Należy całkowicie porzucić temat SCT, gdyż są to niepotrzebne koszty które nie spowodują osiągnięcia żadnego z celów czystego powietrza. Należy poczekać na naturalną zmianę 
struktury pojazdów na drogach wynikającą z ich aktualnego zużycia. Należy przeprowadzić dokładne analizy powietrza przez dłuższy okres w wielu miejscach Krakowa żeby stwierdzić że 
gdzieś te normy są naruszone przez istotny okres roku. Wskazać należy że zasada proporcjonalności wyrażona w konstytucji nakazuje ograniczenia innych konstytucyjnych praw 
obywateli (tu prawa własności, prawa do przemieszczania) w sposób adekwatny do zagrożeń. W tym przypadku ewentualna strefa mogła by funkcjonować jedynie w dniach znacznego 
przekroczenia norm zanieczyszczeń powietrza. Należy również przeprowadzić pomiary jak oddanie północnej obwodnicy Krakowa wpłynie na poziom zanieczyszczeń powietrza w mieście.

Jest to rozwiązać całkowicie niezgodne z Konstytucją RP. Polska jest państwem 
unitarnym i każdym ma prawo przemieszczać się po jej terytorium. Kraków nie jest 
miastem-państwem, która może traktować niemieszkańców jako obywateli drugiej 
kategorii. Twórcy zapominają że tysiące osób mieszkające na terenie powiatu 
krakowskiego i województwa małopolskiego codziennie musi dotrzeć do Krakowa gdyż 
tu pracują, uczą się, leczą itd. Mają oni takie samo prawo poruszać się po Krakowie na 
tych samych zasadach co mieszkańcy. Kraków w swoich granicach administracyjnych nie 
jest w stanie pomieścić wszystkich dla których jest istotnym centrum spraw życiowych i 
tworzą organizm całego miasta. Wskazać należy że miasto Kraków jest siedzibą władz 
powiatowych i wojewódzkich, szeregu urzędów, sądów których właściwość wykracza 
poza obszar administracyjny miasta Krakowa, szpitali specjalistycznych etc. To 
rozwiązanie jeśli zostanie utrzymane spotka się z zaskarżeniem do WSA bądź skargą 
konstytucyjną do TK

Całkowicie niekonstytucyjne. Wyklucza biednych mieszkańców których nie stać na nowsze auta wpędzając ich w jeszcze większą biedę nakładając na nich para podatek. Każdy wyjątek uderza w konstytucyjną zasadę równości i większość wskazanych wyjątków nie przechodzi testu "cech relewantnych" na 
podstawie których można by różnicować obywateli.

############### Tylko ściśle centrum Krakowa Cały Kraków przed najbliższe 5 lat zgodnie poprzednią propozycją Zgodnie z poprzednią propozycją było olk ,czyli za 5 lat nie od lipca 2025 Proponuje wyłączenie również dla mieszkańców powiatu krakowskiego Mieszkańcy powiatu krakowskiego powinni być tak samo traktowaniu jak mieszkańcy Krakowa w odniesieniu do opłat za wjazd do 
Krakowa samochodami 

############### Strefa obejmująca obszar Alei Trzech Wieszczów, Dietla, Aleja Pokoju Powinny ulgi dotyczyć osób zatrudnionych na stałe w Krakowie, oraz mających starszych 
rodziców.

############### Strefa powinna obejmowac scisle centrum oraz obszar aleji i/lub okolice ronda grunwaldzkiego, nie cale miasto. Wszystkie dojazdy do P&R powinny byc dostepne, oraz dojazdy do wszystkich szpitali w Krakowie. Standardy powinny byc takie jak przed nowelizacja ustawy czyli odpowiednio EURO 3 i EURO 5.  Rozwiązanie powinno także dotyczyć gmin ościennych. Skok na pieniądze najbiedniejszych mieszkańców. Wstyd. Ciężko ocenić takie wyjątki, moim zdaniem dobrze dla każdego kto nie musi się stosować do takich przepisów, im więcej tym lepiej.
############### SCT powinna obejmować ścisłe centrum KRK Okres powinien trwać min 7 lat Skok na kasę ale.lepsze to niż nic 
############### Należy w ogóle nie wprowadzać żadnej SCT Należy w ogóle nie wprowadzać żadnej SCT Należy w ogóle nie wprowadzać żadnej SCT Należy w ogóle nie wprowadzać żadnej SCT Należy w ogóle nie wprowadzać żadnej SCT Należy w ogóle nie wprowadzać żadnej SCT
############### Maksymalnie Rynek główny Cały Kraków Euro 1 benzyna euro 3 diesel Strefa nie powinna dotyczyć mieszkańców Źle, każdy jest równy wobec prawa Każdy obywatel RP powinien być wyłączony ze strefy, jestem przeciwny sct 
############### Internet brak tylko euro 6 bez sensu. zakazto zakaz zabytkowe bez ograniczeń 
############### Strefę należy ograniczyć do najściślejszego centrum miasta. Wielu radnych zasłania się tym, że to Unia nakłada obowiązek wdrożenia strefy, jednak ten spełniony zostanie nawet jeśli strefa ograniczona będzie 

do części miasta wewnątrz plant co byłoby najlepszym rozwiązaniem problemu, a nie tworzeniem wielu nowych problemów poprzez zdobienie z prawie całego miasta takiej strefy.
Jak największa część miasta powinna być dostępna dla każdego inaczej mamy do czynienia z jawną dyskryminacja ludzi biednych, 
którzy kiedyś nabyli w pełni legalne i sprawne samochody. Strefę należy ograniczyć tylko do jak najmniejszego obszaru najściślejszego 
centrum. Dojazd do wszystkich park and ride powinien być możliwy, aby tam móc przesiać się na komunikację zbiorową.

We wciąż biedniejszym od państw zachodu kraju jakim jest Polska, szczególnie wymogi dotyczące samochodów diesla, ale nie tylko są nie do zaakceptowania. W polskich realiach to na co 
realnie można by się zgodzić to ewentualne ograniczenia dla pojazdów nie spełniających euro 3 nie zależnie od stosowanego paliwa, oczywiście bez obejmowania tymi ograniczeniami 
emerytów.

Mieszkańcy Krakowa powinni być bezterminowo zwolnieni z ograniczeń, szczególnie jeśli 
mieszkają na terenie strefy.

Jest to bezczelnie wyłudzanie pieniędzy, całkowicie sprzeczne z kłamstwami jakoby to strefa miała wielce poprawić stan powietrza w Krakowie. Emeryci nie powinni także podlegać żadnym ograniczeniom.

############### Ścisłe centrum miasta wokoło rynku PROPOZYCJA JEST ZŁA  ABSURDALNA TEN OBSZAR MIASTA NIE POWINIEN BYC SCT  TYLKO OGOLNIE DOSTEPNY DLA WSZYSTKICH  Do ścisłego centrum nie powinny wjeżdżać samochody starsze niż przed rokiem produkcji 2005 dotyczy benzynowych i diesla , powietrze w Krakowie jest czyste po wyeliminowaniu  
ogrzewaniem węglem i wymianie pieców 

MIESZKANCOW KRAKOWA NIE POWINNY DOTYCZYC  OGRANICZENIA W PORUSZANIU SIE 
PO SWOIM MIESCIE 

Nie będzie sct nie musi być wtedy oplat Brak strefy i nie będzie takich problemów 

############### Ogólnie dojazd do wszyskich szpitali powinien być dozwolony. Szczególnie do porodówek Uważam, że ma to ogólny sens, jednak wjazd do miasta musiałby być ścisłe pilnowany przez władze, co najpewniej spowoduje większe korki na wjazdach do miasta, co z kolei prowadzi do frustracji 
ludzi i ogólnego zdenerwowania. W skali całego świata i ochrony środowiska jest to spoko, jednak patrząc na terazniejszość to chyba potrzebujemy innego rozwiązania. Bo jakoś nie wierze w to ze 
policja bedzie chodzila po miescie i sprawdzala jaki kto ma silnik w aucie i bedzie narzucała opłaty z tym związane.

Raczej się zgadzam, lecz też bez przesady tzn. Jakiś silnik V6 lub 3.0 i większe, niezależnie co to za auto, tez powinny mieć zakaz

############### Granice strefy są ok Należy konsekwentnie ustawiać granice strefy celem eliminowania szkodliwych substancji z pojazdów niespełniających norm. Te 
wyjątki są akceptowalne.

Jest to minimalny standard będący kompromisem niezbyt wygórowanym. Powinno być to skrócone do 3 lat. Duża część aut jeżdżących po Krakowie to mieszkańcy. 
W ten sposób wprowadzenie SCT niewiele zmieni.

Jest to sensowny kompromis. Najlepszym motywatorem do decyzji jest ekonomia. Ta furtka odnośnie pojazdów zabytkowych powinna być bardziej szczelna, gdyż wiele osób będzie chciała ją wykorzystać

############### Diesel euro 5
Benzyna euro 3

############### ścisłe centrum Krakowa możliwość dojechania do każdego park and ride, najlepiej stopniowo zaostrzać przepisy ws. standardu emisji Euro z tego powodu, że nie każdy obywatel jest w stanie tak od razu zmienić pojazd na młodszy. W momencie stopniowej 
zmiany obywatele przygotują się na to.

Proponuje żeby ten czas został wydłużony, ponieważ spowoduje do dość mocne 
ograniczenie w łatwości poruszania się

jest to bardzo dobre rozwiązanie, ale kwoty nie powinny być zbyt wysokie Niestety zaostrzona zmiana przepisów dość mocno dotyka mnie ponieważ powoduje to że już od lipca nie wjade pojazdem którym się 
aktualnie poruszam. Gdybym chciała dalej nim jeździć to nie jestem w stanie pozwolić sobie na comiesięczny abonament na wjazd do 
Krakowa. Komunikacja miejska też nie jest ,aż tak dobrze rozwinięta w moim rejonie żeby ułatwić mi dojazd do pracy. Dodatkowo z tej 
strony Krakowa nie ma żadnego park and ride także nie mogę nigdzie bezpiecznie zostawić auta pod miastem. 

############### 5 lat to bardzo długi okres...
Prywatni użytkownicy posiadający "zbyt stare" pojazdy będą raczej ociągać się że zmianą 
- proponuję max 3 lata dla prywatnych pojazdów, do 5 lat za opłatą "środowiskową".
Firmy zazwyczaj posiadają plany biznesowe na najbliższe lata i dla nich taki okres nie 
powinien przekraczać 2 lat, do 4 lat za opłatą "środowiskową".

OK, ale poziom takich opłat powinnien motywować do wymiany pojazdu na spełniający. Ok, warto byłoby udzielać czasowego zezwolenia np. przy badaniu technicznym, wtedy zatwierdzający stwierdzałby faktyczne 
zanieczyszczenie.

############### Brak strefy czystego transportu. A szpitale i przychodnie zlokalizowane w głąb miasta też powinna być możliwość dojazdu do każdej placówki medycznej przez chorych. Euro4 Mieszkańcy Krakowa nie powinni polegać żadnym wykluczeniom. Jest to kolejna opcja wyciągnięcia pieniędzy od obywateli i ograniczenie wolności Pojazdy zabytkowe powinny być zwolnione i pojazdy które są sprawne w 100% a mają po wyżej 20lat bo to jest ekologia. A produkcja eko 
śmieci nie powstrzyma wyniszczania planety. SCT - to wielka bzdura jak cała walka z CO2

############### Tak zdecydowanie, SCT powinna być TYLKO i wyłacznie w tyrystycznym historycznym centrum Krakowa. MAKSYMALNIE do Aleji 3ech Wieszczów, a i to za 5 latr lub więcej w zależności od sytuacji 
geopolitycznej gospodarczej i społecznej.

Mieszkańcy Krakowa mający WAŻNY przegląd techniczny auta które jeździ i spełnia normy w których było wyprodukowane, powinni 
mieć możliwość poruszania się nim poza ścisłym centrum. Ewentualnie jako mieszkaniec Krakowa dbający o swój samochód ale 
właśnie o klimat - NIE KUPUJĄC co parę lat nowych czy używanych aut tylko inwestując w ten sam samochód, przyczyni8am się do 
ochrony środowiska w większy sposób niż wielu krzykaczy. Zatem muszą mieć możliwość wyjazdu i wjazdy ze swojego miejsca 
zamieszkania.

Ograniczenia jak najbardziej mogą być ale dla wjeżdżających do Krakowa aut zamiejscowych tych których właściciele NIE PŁĄCĄ podatków w Krakowie! TO POWINNO BY C PODSTAWOWE 
KRYTERIUM. Wjazd do Krakowa spoza miasta powinien byc obłożony opłatą, ale ci wjeżdżający powinni mieć alternatywę na OBRZEŻACH miast w postaci wystarczającej ilości parkingów 
P&R

AUTA Krakowian płacących podatki w mieście powinny być wyłączone z tego zapisu do 
śmierci technicznej, ale respektowanie przeglądów technicznych powinno być 
restrykcyjne. Mam auta 30 letnie i są w lepszym stanie niż niektore nowe po roku 
jeżdżące we flocie.. NIe mówiąc juz o spalinach gdzie moje 75 KM wytwarza mniej 
szkodliwysch substancji niz nowe bmw suw m5 z euro 6 normą... PORAŻKA!

Tak opłaty dla aut spoza miasta - osób ktore nie płacą podatków w Kwie, powinny uiszczać opłaty, Zmniejszy to ruch w Krakowie ALE one powinny mieć możliwość parkowania na obrzeżach miasta a 
później możliwość skutecznej i efektywnej komunikacji miejskiej z tych miejsc.

Jak powiedziałem w poprzednich pytaniach auta krakowian jeśli spełniają przeglądy techniczne powinny móc umrzeć śmiercią naturalną 
albo zostać przerejestrowane na zabytki ponieważ właściciele o nie dbają jak np ja. na dzień dzisiejszy okres 5 letni dla mnie jest nie do 
zaakceptowania. Chyba że Miasto dopłaci mi do zakupu auta spełniającego normy w wysokości min. 80% 

############### Strefa czystego parkowania to czysty absurd.Ja posiadam samochód z euro 6 a pomimo uważam, jw. Postaram,  to absurd.
############### Całkowicie porzuciłbym pomysł wprowadzania strefy czystego transportu. Pseudoratowanie środowiska. SCT nie powinna być wprowadzona nigdzie. Zachęcajcie ludzi do korzystania z komunikacji, zróbcie dogodne, tanie połączenia. 

Rozbudujcie ścieżki rowerowe (np. z zapomnianego południa Krakowa, Opatkowice, Sidzina) 
Jak wyżej, STC nie powinna zostać wprowadzona, to chory wymysł który ma na celu wyciąganie pieniędzy od ludzi. Nie powinno być strefy. Opłata jest dowodem tego że nie chodzi tu o środowisko. Wszyscy powinni mieć równe prawo do swobodnej jazdy drogami publicznymi. Wstyd że ktoś próbuje segregować ludzi. 

############### Strefa czystego transportu nie powinna w ogóle istnieć, jeśli już powinna obejmować max I obwodnice miasta. Następny podpunkt jest wyjaśnieniem dlaczego. Ten obszar jest fatalnym rozwiązaniem. Została wytypowana pewna grupa potrzebujących a zapomina się o pozostałych grupach. 
- Gdzie np. możliwość dowożenia dzieci z autyzmem do specjalistów? Dzieci takie niejednokrotnie nie mogą korzystać z transportu 
publicznego gdyż ilość bodźców w zbiorkomie jest wręcz dla nich dodatkowym czynnikiem blokady. Rodziny takie niejednokrotnie 
wydają każdy grosz na terapie i ostatnią rzeczą jaka im do głowy przychodzi to zmiana auta. Zmiana terapeuty na "bardziej dogodną 
lokalizacje" dla takich dzieciaków to dodatkowe cofanie się w terapii. Zaznaczę tu od razu że dzieci z autyzmem niejednokrotnie nie 
mają orzeczenia o niepełnosprawności. 
Punkty takich placówek są rozsiane po krakowie i nie sposób ich wypisać i wprowadzić do nich strikte jedną drogę dojazdową. 
Takich "cichych" grup społecznych o których nikt nie pamięta jest zdecydowanie więcej, choćby 
- osoby starsze które nie są w stanie przemieszczać się same, niejednokrotnie rodziny pomagają takim osobom przewożąc je w różne 
miejsca w które potrzebują, jak lekarze, rehabilitacje itp. Po takie osoby trzeba przyjechać, pomóc im dojść do auta, zawieźć na 
miejsce... Niejednokrotnie taka starsza osoba sama nie pojedzie taksówką ponieważ taksówkarz nie pomoże takiej osobie choćby 
wyjść z domu. Przypominam że takie osoby to głównie mieszkańcy starego miasta!
- Na terenie małopolski 3 zwierzęce kliniki całodobowe znajdują się własnie w krakowie - czy ta grupa też została wzięta pod uwagę, 
jakoś nie widzę. 
- Kolejna rzecz to zabijanie małych przedsiębiorców działających w strefie. SCT to kolejny gwóźdź do zubożenia mieszkańców krakowa. 
Strefa powinna być jak najmniejsza aby jak najmniej utrudniać życie mieszkańcom. Dodatkowo osoby wprowadzające strefę czystego 
transportu powinny brać na siebie pełną odpowiedzialność tego czynu alby wszelkie krzywdy z tytułu jej wprowadzenia mogły być 
dochodzone w sądzie!!!

Ograniczenie wjazdu do strefy czystego transportu mając:
1. przydział norm euro dla aut poprzez "losowanie" ów norm to jest absurd sam w sobie i mówiąc to z pełną odpowiedzialnością ten który wymyślił tą ustawę powołując się na tak 
przydzielone normy jest KOMPLETNYM IDIOTĄ! to tak jakby rozlosować ludziom poziom IQ na podstawie wyglądu i na tej podstawie wpuszczać ich albo nie do miasta... Czyste 
szaleństwo. 
2. Dopóki na stacjach kontroli pojazdów będzie dochodziło do patologii wypuszczania aut bez badania spalin - strefa czystego transportu NIE MA RACJI BYTU! niejednokrotnie starsze auta 
mające silniki wykonane jeszcze w latach kiedy istniała motoryzacja a nie tylko pseudoekologa i nakręcanie sprzedaży mają czystsze spaliny niż samochody spełniające na papierze 
założone normy, gdyż ich zużycie jest niejednokrotnie 10 razy szybsze, nie wspominając już o wycinaniu DPF czy katalizatorów. Dopóki system kontroli spalin nie zostanie uszczelniony 
przez państwo - żadna strefa czystego transportu nie ma żadnej podstawy by istnieć. 

Mieszkańcy którzy płacą podatki w krakowie powinni mieć wjazd do miasta dla swoich 
aut bezterminowy - nie ważne z jaką normą emisji spalin.
Każdy samochód ma swoją datę przydatności - czy wprowadzimy strefę czy nie - auta te i 
tak zostaną zastąpione przez nowsze z "lepszymi normami". Wprowadzenie określonego 
czasu na zmianę samochodu (bo tak można nazwać te proponowane 5 lat) spowoduje 
tylko większą szkodę dla powietrza w krakowie - dlaczego? Ponieważ większość 
krakowian będzie czekać z wymianą samochodu żeby w jak najpóźniejszym terminie 
kupić jak najmłodszy pojazd - co za czym idzie ilość takich pojazdów na rynku znacznie 
się zmniejszy i stan techniczny takich pojazdów może być zdecydowanie gorszy, 
niejednokrotnie prowadząc do sytuacji że nowy pojazd mieszkańca spełniający zakładane 
normy euro będzie bardziej szkodził niż poprzedni pojazd mieszkańca utrzymywany w 
dobrej kondycji. 
Samochody starsze dopada selekcja naturalna, tak więc czy wejdzie strefa czy nie one i 
tak będą wymieniane. 
Natomiast wraz z upływem lat te samochody które nie zostaną wymienione na nowsze- 
można śmiało założyć że będą to takie sztuki o które właściciele dbali - co za tym idzie 
będą niejednokrotnie mniej szkodzić środowisku niż nowsze. 

W jaki sposób opłata za wjazd ma zmienić jakość powietrza strefie CZYSTEGO transportu? Odpowiedzi proszę udzielić na adres marcinmateuszswiech@gmail.com Zaproponowane nowe rozwiązania w SCT to jakiś absurd. Samochody zabytkowe czy historyczne PODLEGAJĄCE POD KONSERWATORA 
ZABYTKÓW są autami używanymi rzadko, jaki sens ograniczać ich wjazd oraz przebywanie w strefie. Apropo tego drugiego - auto może 
przebywać 50 dni w strefie - a co jeżeli w tej strefie stoi zaparkowane w prywatnym garażu przez cały rok? Na to pytanie również proszę 
odpowiedź na adres marcinmateuszswiech@gmail.com

############### Tak, należy całkowicie zaniechać wprowadzenia strefy. Zatem granicę strefy nie powinny zostać wprowadzone. Odpowiedz na pytanie 1 wyczerpuje mój pogląd na sprawę. Wymagania są pozbawione sensu, szczególnie wobec marginalnej ilości samochodów, które będą podlegały realnym ograniczeniom. Ale kontrolowane będą wszystkie pojazdy. Nasuwa się 
prostą konkluzja: wprowadzenie SCT służy jedynie utrzymaniu lub wprowadzeniu nowych etatów w budżet miasta. Priorytetem planowanej strefy jest więc rozbudowanie aparatu 
administracyjnego, bez żadnych korzyści środowiskowych. 

Podejście zakłada zróżnicowanie raw i obowiązków obywateli. Mam nadzieję, że zostanie 
zawetowanie przez sąd 

Cudowne rozwiązanie dla finansowania dodatkowych etatów urzędu miasta bez żadnych korzyści dla środowiska. Pod płaszczykiem troski o środowisko kolejny drenaż kieszeni i łupienie obywateli z 
gębą pełną frazesów.

Wystarczy komentarz z pytania 5. Jest równie adekwatny.

############### 10lat
############### Poziom emisji powinien być określany podczas przeglądu pojazdu na stacji diagnostycznej i na tej podstawie powinny być dopuszczane pojazdy. Przecież Ktoś bogaty kupi sobie 5 litrowy 

diesel w najnowszym roczniku i będzie kopcił w mieście, bo rocznik się będzie zgadzał, a ktoś ze starym ale ekonomicznym autem, o o wiele mniejszych emisjach, już sobie nie pojeździ. To 
jest tylko dyskryminacja ekonomiczna.

Takie rozwiązanie jest złe, bo to znowu dyskryminacja ekonomiczna: nie stać Cię na nowe auto - to w takim razie płać. No przecież to jest chore.

############### Uważam że SCT w ogóle nie powinna być wprowadzona w Krakowie Cały Kraków powinien być wolny od SCT. Nie można dyskryminować obywateli ze względu na ich status majątkowy i posiadanie 
starszego auta. Zwłaszcza że Krakowska komunikacja miejska, jako jedna z droższych w Polsce, nie jest żadną alternatywą.

Proponuję by wydłużyć rok produkcji do 1700 roku aby każde auto mogło spełnić warunki. Uważam że obecnie mieszkańcy powinni być całkowicie wyłączeni z SCT. Z jakiej racji 
osoby starsze posiadające niejednokrotnie stary samochód od nowości z salonu, nagle 
mają stracić możliwość dojazdu do własnego mieszkania. Jest to jawna kpina i brak 
jakiegokolwiek szacunku do osób płacących podatki przez całe życie na terenie miasta 
Krakowa.

Wiadomo, że jeśli nie wiadomo o co chodzi to chodzi o pieniądze. Oczywistym jest że wprowadzenie SCT nie ma celu ochrony środowiska, a od początku jest zamysłem by napełnić kasę miasta 
pieniędzmi. Tak jak rozszerzanie strefy parkowania na rzekome prośby mieszkańców. Dlatego tym bardziej sprzeciwiam się jawnemu okradaniu obywateli poprzez sztuczne opłaty które jawnie 
powinny być nazwane zwykłą kradzieżą.

Uważam że każdy pojazd bez wyjątku powinien mieć prawo wjazdu do Krakowa. Nie godzę się na selektywne traktowanie ludzi. Jest to 
godzące w zapisy konstytucyjne o równości obywateli. Proszę aby zaprzestano segregacji na bardziej i mniej zamożnych obywateli. Stop 
SCT!

############### Nie należy wprowadzać stref czystego transportu Nie należy wprowadzać stref czystego transportu Nie należy wprowadzać stref czystego transportu Nie należy wprowadzać stref czystego transportu Nie należy wprowadzać stref czystego transportu Nie należy wprowadzać stref czystego transportu 
############### Strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum Krakowa, otaczającego Rynek Główny i Planty Krakowskie. Nie powinno się ograniczać wjazdu do Krakowa dla przyjezdnych do ośrodków specjalistycznych. Każdy posiadający uprawnienia ma 

prawo poruszać się pojazdem po terenie całego kraju. 
Strefa SCT nie powinna mieć związku z normami Euro. Jeżeli pojazd jest w dobrym stanie technicznym powinien spełniać normy spalania dla swojego stanu fabrycznego - w ten sposób 
powinno być egzekwowane spełnianie norm. Wyrywkowe badania techniczne pojazdów poruszających się po drogach i weryfikacja ich z normami założonymi dla momentu produkcji. 

Skoro mieszkańcy Krakowa płacą podatki w Krakowie powinni być dożywotnio zwolnieni 
z wymogów SCT w jakiejkolwiek formie powstanie. 

To jest jawny skok na pieniądze uderzających w osoby najmniej zamożne. Ponieważ głównie takie osoby nie będą w stanie zmienić pojazdu na nowszy - spełniający normy Euro. Wszyscy obywatele Miasta Krakowa, firmy z siedzibą w Krakowie i ich pracownicy, służby. I nie przez 5 lat a dożywotnio - tak długo jak 
odprowadzają podatki w Krakowie. 
Pojazdy Historyczne/Zabytkowe powinny poruszać się bez żadnych ograniczeń. 

############### Jestem przeciwny wprowadzaniu strefy w ogóle. Jeśli musi być niech będzie ograniczona do Rynku Starego Miasta. Uważam że strefa jest niepotrzebnie za duża. Należy ograniczyć ją do minimum to jest np do Rynku Starego Miasta. Nie można wykluczać najbiedniejszych osób. Oni często tylko sporadycznie używają samochodu. A co z mieszkańcami powiatu i innymi dojeżdżającymi do Krakowa. Należy im to 
umożliwić poprzez zmniejszenie strefy do niezbędnego minimum np do Rynku.

To jest nietolerancja i niesprawiedliwe traktowanie najuboższych. A co z młodymi kierowcami, których nie stać na droższe samochody. Co z żonami, które czasami zmuszone drugim samochodem w 
rodzinie podjechać gdzieś. A drugi samochód to często ten starszy trzymany awaryjnie. Poza tym zmuszanie do wymiany samochodów 
wcale takie ekologiczne nie jest.

############### Nie mozna zamknac calego miasta. Przykaldem stref obowiazujacych nawet w duzo bardziej rozwinietych miastach Europy, strefa poinno byc objete tylko scisle centrum, z wylaczeniem dojazdow do Spitali, 
oraz mozliwym sporadycznym wjazdem bez konsekwencji, np 4 lub 8 wjazdow w miesiacu.

Nalezy umowzliwic dojazd do WSZYSTKICH szpitali, nie mozna faworyzowac tylko niektoirych dolegliwosci, ani ograniczac mozliwosci 
dojazdu do wyspecjalizowanych jednostek. Nalezy rowniez zwiekszyc ilosc parkingow park&ride, oraz znaczaco zwiekszyc 
czestotliwosc i poprawic szybkosc dojazdu komunikacji w godzinach szczytu z tych parkingow, tak aby korzystanie z nich mialo 
wymierny sens.

Wzorem zachodnich miast strefa w pierwszej kolejnosci powinna dotyczyc pojazdow powyzej 3.5t jednostkowo generujacych znacznie wiecej zanieczyszczen. Pojazdy osobowe poinny byc 
traktowane lagodniej. Sama graniczna norma zaprezentowana w projekcie jest stanowczo zbyt wygorowana (spoleczenstwo nie zmienia starszych samopchodow na nowsze wedlug 
osobistych preferencji tylko glownie zgodnie z poziomem zamozmosci). Wiekszosci polakow nie stac na zmiane samochodu na nowszy, raczej dopiero w ostatnich latach byla w stanie 
zakupic pojazd z lat 2010-2014 z silnikiem diesla, ktory w proponowanym projekcie okaze sie bezuzyteczny. W poierwszym etapie poinna byc na poziomie euro 2-3, z kolejnym, np za 5 
lat pozostac na poziomie euro3-4, za kolejne 5 zwiekszona do 4-5 itd.

Jest to bardzo nie sprawiedliwe i nie rowne traktowanie. Trzeba wziac pod uwage, ze 
prawie wszyscy mieszkancy gmin graniczacych z krakowem, dojezdza do miasta do 
miejsc pracy, dowozi dzieci do szkol, pomaga starszym rodzicom, czy dziadkom 
mieszkajacym w krakowie, dojezdza do szpitali i placowek medycznych. Bez samochodu 
nie beda w stanie zmiescic czasowo wszystkich tych zadan i codziennych obowiazkow. 
Podczas gdy mieszkaniec Krakowa ma pelen dostep do komunikacji miejskiej, a 
odleglosci i czas dojazdu jest dla niego znacznie krotszy. 

Po pierwsze powinien byc ustalony miesieczny lub tygodniowy limit wjazdow do strefy bez konsekwencji. Po drugie wylaczeniem powinni byc objeci mieszkancy gmin podkrakowskich (a nawet 
wojewodztwa malopolskiego) dojezdzajacych do miejsc pracy w Krakowie. Trzecie wylaczenie to dojazdy do placowek medycznych i szpitali. Oplaty moglyby dotyczyc pozostalyh przypadkow i nie 
byc wyzsze niz bilet dzienny/miesieczny MPK. Czas na oplacenie poinien rowniez byc mozliwy PO wjezdzie do strefy, aby umozliwic wjazd w naglych wypadkach.

W pierwszej kolejnosci powinna dotyczyc pojazdow powyzej 3.5t generujacych znacznie wiecej zanieczyszczen. Powinien byc ustalony 
miesieczny lub tygodniowy limit wjazdow do strefy bez konsekwencji (tak aby nie ograniczac chocby zwyklych rodzinnnych odwiedzin, 
wspolnych swiat itp, czy sporadycznych dojazdow do pracy dla osob pracujacych hybrydowo). Wylaczeniem powinni byc objeci mieszkancy 
gmin podkrakowskich (a nawet wojewodztwa malopolskiego) dojezdzajacy do miejsc pracy w Krakowie. Obowiazkowe wylaczenie na 
dojazdy do placowek medycznych i szpitali.

############### Proponuję wyłączenie ze strefy rejonu tzw. trasy Wolbromskiej do ulicy Pachońskiego (włącznie na całej długości i z przyległościami), ponieważ ten rejon jest tradycyjnym miejscem wyjazdu na północne 
otoczenie Krakowa i bardzo wiele osób tutaj parkuje korzystając z doskonałego rozwiązania P+R na ul Pachońskiego przy przystanku tramwajowym (o tej samej nazwie). Wyłączenie tego obszaru pozwoliłoby 
zachować dotychczasowe zwyczaje komunikacyjne oraz posiadać mieszkańcom pojazdy (jak dotychczas) zanim z czasem nie wymienią parku samochodowego. Mieszkają tutaj przeważnie ubodzy ludzie lub 
ludzie na dorobku, których nie jest stać na wymianę samochodu nawet w czasie 5 lat na nowy.

Uważam, że to propozycja idąca w dobrym kierunku, ale proszę o objęcie wyłączeniem rejonu tzw. trasy Wolbromskiej z ul. 
Pachońskiego włącznie (do ul. Opolskiej). 

Proponowane ograniczenia powinny zawierać istotne wyłączenie sanujące poszanowanie praw nabytych, tzn. określonego przez Konstytucję prawa własności. Jeżeli wyłączycie Pańśtwo z 
obostrzeń samochody będące własnością mieszkańców Krakowa na dzień wprowadzenia strefy, to wszystko będzie w porządku. Rozumiem, że nowy samochód jaki kupię ma być 
ekologiczny i to szanuję, jednak proszę nie naruszać prawem lokalnym prawa własności. Jeżeli zachowanie prawo do poruszania się bez restrykcji dla samochodów już zarejestrowanych 
można te przepisy zaakceptować jako konieczną zmianę w czasie. Jeżeli jednak będzie to wymagało pozbycia się posiadanych samochodów doprowadzicie do zubożenia ludzi, wykluczenia 
komunikacyjnego i naruszenia Konstytucji. To oczywiście spowoduje szereg pozwów wobec Miasta Kraków

Uważam, że okres wyłączenia powinien być podmiotowy tj. właściciele pojazdów 
mechanicznych zarejestrowanych na dzień wprowadzenia SCT powinni mieć prawo 
posiadać je i użytkować tak długo, jak długo będą spełniały wymogi określone w 
specjalnych przepisach dla badań technicznych. Dodatkowo ten okres można wydłużyć 
do 10 lat, to jest okres pozwalający na odłożenie środków na zakup nowego samochodu 
przy średniej pensji i pozostających dochodzie rozporządzalnym ludności.

To rozwiązanie pokazuje charakter proponowanej zmiany, w praktyce oznacza że osoby ubogie będą płacić za prawo do wjazdu gorszymi samochodami. Jeżeli byłby to poziom opłaty 
abonamentowej możliwej do zaakceptowania - w naszych realiach 50 zł miesięcznie, to tak - jednak wyższe kwoty to już jest wykluczenie. proszę być realistą mnóstwo ludzi przyjeżdża do Krakowa 
do pracy 9 godzin na wjazd, dzień pracy wyjazd to 22,50 zł to jest bardzo dużo pieniędzy miesięcznie to wyklucza ubogich. 

Tak, wszyscy mieszkańcy Krakowa powinno być wyłączeni w zakresie pojazdów będących ich własnością na dzień wprowadzenia SCT. 

############### Strefa powinna obejmować tylko stare miasto (granice II obwodnicy Krakowa). Powinna być możliwość dojazdu do każdego szpitala w Krakowie. Dla diesli docelowo norma Euro 6 jest wystarczająca. Są to bardzo ekologiczne pojazdy i nie ma potrzeby wymagać Euro 6-T czy Euro 6d. Najlepiej jakby wyłączone z wymogów SCT były wszystkie pojazdy zakupione przez 
Krakowian przed wprowadzeniem strefy. Ludzie i tak wymieniają co jakiś czas 
samochody i wystarczy, żeby nie kupowali starych, nieekologicznych.   

Pozytywnie. Wjazd za opłatą wystarczająco zmniejszy ilość aut zanieczyszczających powietrze. Samochody historyczne i zabytkowe oraz kampery powinny móc wjeżdżać bez ograniczeń, ponieważ ich ilość jest tak mała, że wpływ na 
jakość powietrza znikomy. Nikt nie będzie jeździł na co dzień pojazdem historycznym bo ich eksploatacja jest kosztowna (ceny i dostępność 
części/serwisu).

############### Strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum Krakowa. Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko ścisłe centrum a nie cały Kraków. Rok produkcji nie nic do SCT.. samochód powinien być sprawny technicznie, a najwyższą norma spalin nie gwarantuje czystego powietrza jeżeli auto jest nie sprawne technicznie.. Nie chcemy SCT w Krakowie.. jedyne miejsce gdzie może być SCT to ścisłe centrum. Źle.. co ma czyste powietrze a płatność za wjazd? Albo dbamy o czyste powietrze albo o pieniądze dla Krakowa. Źle.. nie powinno być żadnych zakazów.. SCT tylko w ścisłym centrum Krakowa.
############### Żadnej granicy strefy! Wolna Polska, wolni obywatele, wolność przemieszczania się DOWOLNYMI rodzajami samochodów w DOWOLNE MIEJSCE! To jakiś żart!!!!To jest istny podział mieszkańców na bogatszych i biedniejszych, Ci biedni co mają stare, tańsze w utrzymaniu 

samochody - WIO do autobusu bo jesteś biedak, a Ci których stać to proszę bardzo, w niezłej furze, która pali więcej niż taki mały 
fiacik! Gratuluje geniuszom, won z zielonymi ładem!!!!!!

Jeśli ktoś chce sobie jeździć stuletnim autem bez norm - proszę bardzo!!!!! Zero ograniczeń. SCT NIC NAM NIE DA BO JESTEŚMY W KOTLINIE I CAŁY SYF I TAK LECI DO NAS, ale nie, 
dostajecie masę kasy to wiecie lepiej, ograniczmy możliwości połowie mieszkańców, a ci milionerzy co w Krakowie mieszkają niech jeżdżą bo ich stać. DRAMAT, ŁAMANIE KONSTYTUCJI! 
NAJPIERW WYMIANA PIECY W MAŁOPOLSCE CO I TAK NIC NIE  DAŁO A LUDZI TYLKO NA PIENIĄDZE NACIĄGNĘŁO, A TERAZ JAKIEŚ SCT BO TAK POWIEDZIELI NIEMCY W PARLAMENCIE UNII. 
DRAMAT 

Z taką sytuacją ekonomiczną jaką mamy teraz to za 5 lat będę w końcu w stanie kupić 
sobie kostkę masła, a nie nowy samochód. SKROBAŁAM TRZY LATA NA MOJĄ STARĄ 
TOYOTĘ ceny aut poszły trzykrotnie w górę, pracy brak, ukraińcąom pieniądze się należą. 
Jeśli miasto tak się pała do zmiany aut to niech każdemu kupi nowe. 

Bilety wyżej, wszystko drożej i jeszcze teraz mam płacić za wjazd do własnego miasta?! Jest dziura w budżecie, niemcóry wiszą nad karkiem? Zachciało się Igrzysk na które nie było pieniędzy??? Mianem specjalnych to powinni się określić ludzie, którzy dążą do SCT.

############### Granica powinna być ustalona w sposób umożliwiający dojazd do parkingów Park and Ride przy większych węzłach przesiadkowych w okolicach np. Pętli tramwajowych. (To że takich parkingów brakuje to 
druga sprawa, one powinny powstawać i byc darmowe.) 

Dlaczego tylko zespół szpitali w Prokocimiu ? Dojazd powinien być też możliwy min do szpitala Rydygiera czy JP2. Tu powinna zajść 
sprawiedliwość. Ale włączamy wszystkie szpitale, albo żadnego. Skąd wybór Prokocimia? Np Rydygier też będzie blisko obwodnicy 
autostradowej. Wssystkie Park and Ride przy końcowych pętlach powinny być poza granica strefy.

Zgadzam się z wymaganiami, ale uważam że powinno być to realizowane syarndaredm ogolonopolim lub europejskim. Taki sam system. Albo naklejki na wszystkie auta. Co w zamian dostaną mieszkańcy Krakowa? Czy jakas doplate do zmiany auta? Dlaczego 
to że jestem mieszkańcem Krakowa oznacza że muszę zmienić lub kupić nowe auto? Inni 
nie muszą, gdzie tu jest sprawiedliwosc konstytucyjna? Zanieczyszczenia można 
ograniczyć jeśli będzie więcej osób korzystać z komunikacji miejskiej, ale jeśli ta 
komunikacja stoi w korkach to nie jest to zachętą. Np. Buspasy to też prawoskręty, a tam 
kierowcy muszą czekać na przechodzących pieszych, bo mają zielone. To jak to ma 
szybko i sprawnie działać?

To po co robić w ogóle strefę? Czyli chodzi tylko o napełnienie miejskiego budżetu wprowadzając myto za wjazd? To jest nonsens. W ten sposób upodobniliby Państwo SCT do zwyklej opłaty 
turystycznej czy klimatycznej. Jeśli tak, to po co tyle zamieszania, wystarczy pwooedzirc że się wprowadza opłatę za wjazd do Krakowa by napełnić budzet i tyle. 

Strefa nie byłaby konieczna, gdyby komunikacja miejska działała sprawnie i szybko. Lista wyjątków jest stworzona w dobrym kierunku. 
Pytanie czy chcą państwo tylko ograniczyć ruch pojazdów ogólnie, czy bardziej napełnić miejski budzet, czy rzeczywiście walczyć o czyste 
powietrze? Bo te nowe rozwiązania, wywracają część idei, przyświecających powstawaniu strefy. 

############### Na pewno trzeba umożliwić ludzią z po za Krakowa normalny dojazd do naszego misata. Trzeba wyłączyć ulicę gdzie dojeżdzają busy z ludźmi z pod krakowskich miejscowości. NIe stać firm na wymiane busów 
na euro 6 i 6d, to są ogromne kwoty a takie busy i autobusy z euro 5 i tak są dość drogie. Trzeba zmiejszyć SCT

Miejsca kultu jak Łagiewniki. Po za tym kilka miejsc na obrzerzach Krakowa, żeby każdy mogł dojechać zaparkować i jechać 
komunikacja dalej. 

zmiana na euro 5 jest ok ale zbyt wysokie oplaty Należy wyłączyć autokary wycieczkowe, busy 

############### Nie powinna obejmować całego miasta, lecz co najwyżej jego centrum. Dostęp do publicznej służby zdrowia jest prawem każdego obywatela, dlatego też dojazd własnym środkiem transportu do każdej 
publicznej placówki zdrowotnej powinien być niczym nie skrępowany. A zwłaszcza SCT. 

Nie rocznik powinien być istotny, lecz rzeczywista emisja zanieczyszczeń. Auta z instalacją LPG będące jednocześnie sprawne technicznie i przechodzące pozytywnie przegląd techniczny 
powinny mieć niczym nieograniczony dostęp do Strefy. Nie dopuszczanie takich aut do Strefy jest jawnym zaprzeczeniem pierwotnego jej założenia, czyli ograniczenia emisji szkodliwych 
spalin. 

Jest to karygodny przejaw dyskryminacji ze względu na pochodzenie. To 
antydemokratyczna segregacja ludzi która będzie miała w dłuższej perspektywie czasu 
opłakane konsekwencje dla społeczeństwa. Skuteczne zaskarżenie tego przepisu będzie 
zapewne bardzo łatwe, co może zaskutkować anulowaniem całej Strefy. 

Jest to złe rozwiązanie. Nie powinno się handlować prawami do emisji. Nadwyrężanie budżetu osób upośledzonych komunikacyjnie jest skandaliczne. Nie dość że zabiera się biednym możliwość 
korzystania z prawa do swojej własności, to jeszcze każe się im za to dodatkowo płacić. Lepiej będzie wypłacić ludziom odszkodowania za pozbawienie ich praw do swobodnego przemieszczania się. 
Może to być w formie vouchera na zakup auta spełniającego wymogi emisji.

Absolutnie, nie powinno być żadnych wyjątków, a zwłaszcza dla Kościoła i pojazdów historycznych. To dodatkowe przywileje dla osób 
bogatych. 

############### Wokół Rynku. Wszystkie auta powinny mieć możliwość wjazdu dla posiadaczy starszych aut zakupionych przed  2023 rokiem. 15 lat Brak opłat - co to ma wspólnego z ekologią.
############### Zaproponowany obszar strefy jest rozsądny. Dodatkowo chciałbym prosić aby władze Krakowa wywierały coraz większy nacisk na tzw. obwarzanek krakowski, w którym prawie nic się nie dzieje w zakresie 

poprawy jakości powietrza.
Obecnie proponowane miejsca wyjątków są rozsądne. Nie zmieniałbym ich już. Standardy dla samochodow benzynowych sa stanowczo zbyt niskie. Wg propozycji auto musi być wyprodukowane w 2005 roku lub spełniać normę EURO 4. To bardzo stare samochody 

(już teraz mają 20 LAT), które trują i smrodzą. Limit powinien być podwyższony na EURO 5 lub 2010 rok w późniejszym zaostrzeniem najpóźniej od 2030 roku.
Zdecydowanie zbyt długi okres przystosowania się dla mieszkańcow Krakowa. Jaka jest 
różnica czy smrodzi samochód mieszkańca czy przyjezdnego? O strefie mówi się od wielu 
lat. Wymiana samochodu na nowszy nie jest żadnym problemen bo jest masa tanich 
używanych samochodów, które spełniają normy. Stanowczo okres ten dla mieszkańców 
Krakowa powinien być skrócony z 5 lat do 2 lat co licząc od lipca 2025 roku jest bardzo 
długim okresem na wymianę.

Stanowczo sprzeciwiam się takiemu rozwiązaniu. Ideą strefy jest poprawa jakości powietrza a nie zarabianie dodatkowych pieniędzy przez gminę. Czy opłacone spaliny trują mniej? Kompletnie nie 
rozumiem tej propozycji i stanowczo przeciwko niej protestuję.

Popieram ustanowienie maksymalnych 50 dni wjazdu dla samochodów zabytkowych. Wręcz zmiejszyłbym ten limit do 30 dni. Jest 
powszechną praktyką przerabiane starych trupów na samochody zabytkowe aby obejść restrykcje SCT. Należy uszczelnić i zaostrzyć 
kryteria kwalifikacji samochodów zabytkowych. Sugeruję rozważyć również skrócenie z 50 dni do 30 dni. Proszę nie robić więcej żadnych 
wyjątków - ideą strefy jest poprawa jakości powietrza. Jesteśmy nowoczensym już dość dobrze sytuowanym państwem a wiecznie nie 
możemy doszusować do standardów Europy zachodniej w zakresie czystości powietrza. W Krakowie działa naprawdę sprawnie 
komunikacja miejska. Należy zachęcać ludzi do bardzo powszechnego z niej korzystania poprzez wypychania ruchu samochodowego z 
miasta. SCT mam nadzieję pomoże w osiągnięciu tych celów.

############### Ogolnie strefy nie nalezy wprowadzac. To doprowadzi do wykluczenia ubogiej czesci spoleczenstwa.

Strefa powinna byc dla starych taksowek, dla busow do Bochni i innych miast, ktore kopcą dzien w dzien przez 14h na dobe jezdzac i trujac srodowisko w Krakowie. 

Wystarczy przestrzegac przegladow technicznych, zaostrzyc - auto euro 4 ma spelniac norme euro 4 nawet 15, 20 lat pozniej. Nalezy wyegzekowac kary za brak dpf w autach, zabierac dowody rejestracyjne.

Auto 2 letnie z norma euro 6 i wyższą też może miec zepsute komponenty i kopcic jak 20 letnie auto z norma euro 3. Nie chodzi o rok produkcji lecz o przestrzeganie tego, aby auto nie kopcilo i trzymalo sie 
standardow normy w ktorej zostalo wyprodukowane.

Tak sie Francja i Niemcy przejmują zielonym ladem natomiast ludobojstwem, mordowaniem dzieci w strefie gazy - coz... Natanjahu nie jest zbrodniarzem wojennym dla Francji, to juz pewne. To niby o zdrowie 
mieszkancow EU im chodzi? Czy o biznes i kupowanie aut tak samo czesto jak pralek czy lodówek? Co 5 lat albo czesciej? 

Ogolnie strefy do likwidacji, jak komus bedzie chodzilo o dobrobyt ludzi i o zdrowie i zycie (zycie przede wszystkim!!!) to niech zaczna od uznawania zbrodniarzy za zbrodniarzy. Wtedy mozemy zaczac 
rozmowe o poprawie zdrowia a nie gdy chodzi ewidentnie o biznes i sprzedaz nowych aut, napedzanie popytu regulacjami.

Zbyt rygorystyczne. Dodatkowo, auta powinny spełniać wymogi dla euro 4 jesli w takiej technologii zostaly wyprodukowane. Jesli euro 4 nie spelnia euro 4 - powinny byc zabierane 
dowody rejestracyjne, az do spelnienia wymogow euro 4.

Jesli chce sie zachecic wlascicieli pojazdow do wymiany auta - nalezy wprowadzic dotacje, podobnie jak przy wymianie pieców.

Osoby zameldowane powinny miec prawo jezdzic autem jakie posiadają. Jedno starsze 
auto na gospodarstwo domowe. Ponad jedno auto w gospodarstwie - powinno spelniac 
bardzoej rygorystyczne wymagania. 

Nikt nie jezdzi starym autem dlatego ze tak lubi, lecz dlatego, ze go nie stac na nowe.

Okres wydłużyć do 10 lat, jesli nie ma innej opcji.

Albo chodzi o czyste powietrze albo chodzi o kolejne wykluczenia ze wzgledu na zamoznosc. Biedny płaci dodatkowo? Chodzi o powietrze czy o dodatkowe środki? 

Chyba, ze srodki beda przeznaczone w calosci na dotacje dla mieszkancow, ktorzy wdychaja te spaliny, na wymiane ich starych aut. 

############### Al.Trzech Wieszczów,Pawia,Westerplatte, Gertrudy,Stradom,Dietla Euro 3 benzyna, euro 4 diesel Brak zakazu dla przedsiębiorców, mieszkańców Krakowa

############### Obszar Stare Miasto i Kazimierz biskupi Inne szpitale w Krakowie., Urząd Powiatowy że Dobrze 
############### Pojazdy należące do osób niepełnosprawnych innych niż narządu ruchu - właściciele z orzeczeniem o stopniu niepełnosprawności.
############### Szanowni Państwo,

W roku 2030, planowane jest ograniczenie wjazdu dla samochodów z silnikiem wysokoprężnym wyprodukowanym przed 2018 rokiem z wykluczeniem pojazdów posiadających normę 
emisji 6 d- temp. 
Problem polega na tym że norma euro 6 dt powstała w 2018 r. i zapis ten jest jednoznaczny z zakazem wjazdu do strefy samochodów poniżej 2018 roku. Co w efekcie nie przynosi 
żadnych dodatkowych korzyści dla mieszkańców. Osobiście jestem właścicielem samochodu wyprodukowanego w lipcu 2017 r. posiadającego normę euro 6 i zgodnie z Państwa 
projektem, będę musiał wymienić samochód w 2030 r. Absurdalny jest fakt, iż producent nie zmienił żadnej normy w samochodzie wyprodukowanym w 2018 roku i jest to pojazd o 
dokładnie takiej samej emisji spalin. Jednak właściciel pojazdu o pół roku młodszego będzie mógł poruszać się bez problemu po SCT. Posiadając samochód o tych samych parametrach. 
Jest to wysoce krzywdzące, dlatego wnioskuję o obniżenie normy emisji dla diesli do euro 6, lub dopuszczenie możliwości wjazdu samochodów wyprodukowanych do 2017 roku i 

 stopniowe podwyższanie tej granicy w kolejnych latach. 
############### Według mnie nie powinno się w ogóle wprowadzić SCT, nie dając nic w zamian. 2030 rok nie jest tak znowu odległy a gros mieszkańców tych starszych nie stać na nowe ekologiczne auta. To nie rozwiązuje problemu. Na miejscu radnych poczekałbym z tak dalece idacymi zmianami. Zbyt krótki okres, patrz pkt. 1 To jedyna sensowna rzecz. Mieszkańcy powinni mieć swobodę poruszania się po Krakowie bez ograniczeń. 
############### Granica strefy = granica miasta. Wyjątki powinny zostać wyznaczone jeśli granica strefy odpowiada granicy miasta. W SCT poza przyjęciem kryteriów dopuszczalności powinien być wykonywany ciągły pomiar emisji zanieczyszczeń pojazdów. Pojazdy przekraczające dopuszczalne normy z dowodu 

rejestracyjnego powinny być eliminowane z ruchu.
Pojazdy mieszkańców Krakowa zarejestrowane przed wprowadzeniem SCT powinni być 
dopuszczone do ruchu w strefie do momentu ich wycofania z ruchu (złomowanie) lub 
sprzedaży i ponownego zarejestrowania poza SCT. Zmiana właściciela samochodu  w 
obrębie SCT utrzymuje w mocy możliwość poruszania się w SCT bez zmian.

NEGATYWNIE!!!! Wprowadzenie proponowanej opłaty jest dodatkowym podatkiem nakładanym na właścicieli, których nie stać na zakup pojazdów spełniających kryteria. Opłata pozwala na dalszą 
emisję zanieczyszczeń więc nie przyczynia się do poprawy jakości powietrza. Model powinien zakładać dojazd do parkingu P&R i dalsze przemieszczanie komunikacją ekologiczną. Wjazd do SCT 
powinien być zabroniony. W proponowanym przypadku wprowadzanie SCT nie ma uzasadnienia.

Pojazdy mieszkańców Krakowa zarejestrowane przed wprowadzeniem SCT powinni być dopuszczone do ruchu w strefie do momentu ich 
wycofania z ruchu (złomowanie) lub sprzedaży i ponownego zarejestrowania poza SCT. Zmiana właściciela samochodu  w obrębie SCT 
utrzymuje w mocy możliwość poruszania się w SCT bez zmian.

############### Maksymalnie do granic 1 obwodnicy, chociaż powinna być jeszcze mniejsza Każda osoba może być zmuszona szybko dojechać do jakiegoś członka rodziny, który jest np. chory, więc takim miejscem powinien 
być każdy adres na terenie Krakowa. W przeciwnym razie może dojść do tragedii, bo ktoś zamiast jechać np. do seniora, który może 
potrzebować pomocy, będzie się zastanawiał, jakim sposobem dojechać pod dany adres przez bzdury zielonych komunistów.

Na zachodzie strefy są likwidowane, bo nie zdają egzaminu. Skoro jest kopiowanych wiele głupot, może warto skopiować jedną dobrą decyzję i wywalić strefę do kosza? Dyskryminacja ze względu na miejsce zamieszkania Ostateczny dowód na to, że nie chodzi tu o żadną ekologię, a o pieniądze. Rozumiem, że w takiej sytuacji urzędnicy narzucą na siebie dodatkowe ograniczenia i nie będą poruszać się po mieście 
żadnym samochodem, a jedynie komunikacją miejską 

Każdy mieszkaniec Polski powinien być na liście wyjątków. 

############### Ograniczenie do ścisłego centrum (stare miasto) - NIE CHCEMY ABY STREFA OBEJMOWAŁA CAŁE MIASTO!!! Całe miasto poza ścisłym centrum powinno być dostępne Samochody z paliwem ON OD 2005 roku powinny być wpuszczane. To rozwiązanie jest okej. Opłaty powinny być jednorazowe za sam wjazd a nie od godzin. Abonamenty są ok To jest okej
############### Strefa powinna obejmować jedynie obszar wewnątrz II obwodnicy.
############### Z kazdej strony miasta musi byc wolny dostep do jakiegokolwiek Park and Ride i obiektow krytycznych na obrzezach miasta, jak szpitale Emisje zanieczyszczeń powinny być oceniane na podstawie aktualnych badan technicznych pojazdow (mala benzyna euro4 moze emitowac mniej czastek niz diesel euro6 z pociętymi 

adblue i dpf) i badania te powinny być przeprowadzane restrykcyjnie i bezwzglednie. Ponadto kontrole policyjne powinny rowniez uwzgledniac badanie spalin na poczekaniu
Powinny byc równe warunki dla każdego mieszkanca aglomeracji Bzdura, albo czeszemy kase albo dbamy o ekologie

############### Całkowity brak, lub stare miasto Norma euro to zły pomysł, powinna być możliwość dołożenia do auta dodatkowego katalizatora, aby mógł spełniać normy spalin. Także starsze auta spełniają normy nowsze, ale 
takowych norm nie spełniają.

Traktujmy wszystkich równo, także osoby nie zameldowane, a mieszkające w Krakowie Źle, po zapłaceniu mój samochód nagle nie stanie się ekologiczny

############### Rynek główny Cały Kraków prócz rynku glownego Skandal rygor wykluczenie motoryzacyjne Śmieszne, niesprawiedliwe furtka dla bogatych Strefa tylko na rynku glownym !!
############### Jak już to tylko ścisłe centrum . Tylko ścisłe centrum SCT . Benzyna po 2000 roku diesel po 2005 roku . SCT tylko ścisłe centrum i tylko dla przyjezdnych . SCT tylko ścisłe centrum i nie dla mieszkańców .Przyjezdni niech płacą za wjazd . SCT tylko ścisłe centrum i nie dla mieszkańców Krakowa .
############### Nie należy wprowadzać w Krakowie SCT. 

My, Polacy, jesteśmy zbyt biedni na takie fanaberie.
Nie można karać ludzi za to że ich nie stać na nowy samochód spełniający wyśrubowane normy.

Jak wyżej Jeżeli to nieszczęście dotknie Kraków, uważam że mieszkańcy którzy płacą w tym mieście podatki nie powinni podlegać ograniczeniom SCT. Mieszkańcy Krakowa płacący podatki w tym mieście powinni być wyłączeni spod 
wymogów SCT bez żadnych limitów czasowych.

Nie zgadzam się. 
Spowoduje to dodatkowe obciążenie opłatami ludzi których nie stać na nowy samochód

Jak wyżej

############### sterfa powinna być ograniczona do Rynku Głównego Euro 4 jak w Niemczech Jest to niekonstytucyjne. Oceniam je źle.
############### Tylko obręb tego miasta powinien być strefą czystego transportu jeśli już ma taką strefa powstać pomimo gigantycznej ilości zakazów wyjazdów i stref już znajdujących się Krakowie. Każdy mieszkaniec rozliczający się w Krakowie  powinien móc swobodnie poruszać się w obrębie miasta, tak jak to jest z 

abonamentem mieszkańca. 
Brak osobnej klasyfikacji aut LPG to rażące zaniedbanie. Wystarczy stanąć autem przez garażem z jednym wyjazdem włączyć benzynę i zaraz czuć spaliny, ale zróbmy tak samo z LPG i jak 
pije okazuje się, że w tej atmosferze można swobodnie oddychać. A jeśli ktoś ma LPG to na benzynie nie jeździ tylko odpala i po chwili już pracuje na LPG. LPG ma mniejszy ślad węglowy 
od elektryka. 

Bezterminowe, na podstawie zameldowania, zamieszkania i rozliczania się w Krakowie Do przyjęcia, pomijam, że stawki są wysokie nastawione na zarobek a nie rzeczywistą rekompensatę. Wszystkie wyłączenia ok, oprócz - prywatnych pojazdów polityków/radnych/księży bo mało nie zarabiają i stać ich. Nie może być tak, że 
znów najbogatsza grupa społeczna z już i tak wybujałymi przywilejami zyskuje kolejne. 

############### Strefa powinna obowiązywać tylko w granicach starego miasta, nie ma sensu obejmować nią cały Kraków W większości miast w innych krajach europejskich maksymalna wartością jest euro1 dla benzynowych, euro 3 dla aut z silnikiem diesela, dlaczego w Krakowie mamy jedne z najwyższych 
wartości norm euro w Europie? Po co aż tak wysokie wartości skoro po euro3 dla dieseli aż tak nie zmienia się wartość zanieczyszczeń przez nie wytwarzanych? 

Wszyscy powinni być równi wobec prawa więc uważam ten pomysł za absurdalny.. Czyli po uiszczeniu opłaty wszystko będzie ok? Samochody już nie będą zanieczyszczać? Czyli po prostu chodzi o pieniądze a nie poprawę czystości powietrza? Skoro wszyscy mają być równi wobec prawa to uważam że nie ma tutaj o czym dyskutować, albo wszyscy albo nikt.

############### Granice SCT nie mogą być tożsame z granicami miasta. Granicą nie powinna być także obwodnica autostradowa. To w ogóle wypacza idee strefy czystego transportu, która ma być co co swojej istoty tylko 
częścią obszaru miasta. Najbardziej rozsądnym rozwiązaniem jest ustalenie granic SCT w takim samym obszarze aby pokrywała się ze strefą płatnego parkowania. Takie rozwiązanie byłoby koncepcyjnie i 
transportowo spójne.

KAŻDY szpital, urząd i uczelnia wyższa powinny mieć zapewniony dojazd bez ograniczeń. Powinno objąć także mieszkańców gmin graniczących z Krakowem. Opłaty godzinowe nie mają sensu. Ma sens opłata dzienna, miesięczna i roczna

############### Stefan wokół Plant Krakowskich Wyznaczone strefy absolutnie nie spełniają potrzeb osób dojeżdżających spoza Krakowa. Trzeba wjechać w granicę Krakowa żeby 
znaleźć miejsce do parkowania park and ride. Wjeżdżając mieszkańcy okolic Krakowa łamią przepisy. Strofy są tylko po to żeby się 
nazywało że są że spełniliście państwo wymogi. 

Zadajcie sobie państwo pytanie czy opłata za za wjazd samochodem niespełniającym wymogi jest etyczna przecież to jest zwykłe wyciąganie pieniędzy. Czyli jak kogoś stać wjeżdżać starym 
samochodem to może dalej kopcić coś mi się tu nie zgadza. Jak zwykle państwo spełniacie wymogi czyli haracz pobrany kierowca wjeżdża legalnie. 

Skoro wszystkich to wszystkich prezydent podpisuje to nie ma wyjątku niech wszyscy będą karani niech wszyscy i całe społeczeństwo 
ponosi konsekwencje takich decyzji choć nas na to nie stać. Jak zwykle troska o obywatela. Poza tym pojazdy uprzywilejowane to ryzyko że 
wiele osób będzie sobie w ten sposób załatwiało na przykład pozwolenia. Ktoś kupi używaną karetkę lub ktoś będzie miał dokument że 
przewozi osobę niepełnosprawną i też sobie załatwi absolutnie żadnych wyjątków.

############### Żadnej strefy nie robić to wbrew konstytucji .
Jak już coś ,Strefa czystego transportu powinna jedynie obowiązywać w samym ścisłym   centrum Krakowa a nie w całym mieście !

SCT tylko w samym centrum miasta z wyłączeniem szpitali ,przychodni i itp Czyli jak ktoś ma stary samochód nie spełniający norm euro wjedzie do centrum po opłaceniu haraczu to już spełnia normy ?
Naciagamie ludzi na płacenie pieniędzy a gdzie ta ekologia ? Hipokryzja 



############### SCT powinna obejmowac tylko obszar Starego Miasta Wszystkie przychodnie zdrowia i apteki ! Jak seniorzy, ktorzy maja probkemy z sercem maja sie dostac do lekarzy skoro na wlasnych 
nogach tam nie dojda bo zadyszka, arytmia itd ! Jak moga wykupic leki ?!

W SCT powinny jezdzic samochody od normy Euro 5 zarowno benzynowe jak i diesla ! Informacje, ze diesle sa bardziej szkodliwe to bzdura bo diesel w ruchu miejski zuzywa o 1/3 mniej 
paliwa niz silnik benzynowy a wiec z filtrem czastek stalych jest rownowazny do szkodliwosci silnika benzynowego.

W proponowanej przeze mnie SCT tj Stare Miasto powinno byc min. 7 lat na 
dostosowanie przez jej mieszkancow aut 

To jest kolejny podatek sciagany przez wladze miasta, ktory nijak sie ma do dbalosci o zdrowie jego mieszkancow ! Moze spowodowac, ze inne miasta wzorem wladz Krakowa wprowadza takie 
oplaty co odbije sie czkawka na turystyce

Powinni byc zwolnieni posiadacze samochodow, ktorzy w roku wprowadzenia SCT ukonczyli 70 lat i sa emerytami. Didatkowo powinni byc 
zwolnieni z oplat w strefach parkowania, ktorymi zarzadza miasto oraz na wszelkich prywatnych parkingach przy szpitalach i osrodkach 
zdrowia !

############### Uważam,że zaproponowany projekt jest kategorycznie nie do przyjęcia.ogranicza to swobodę mieszkańców i obywateli.kategorycznie nie zgadzam się ze strefą która obejmie cały Kraków oraz Nową Hutę. Nie 
mam nic przeciwko SCT na Rynku głównym. 

Uważam że strefą na terenie całego miasta i nowej huty jest nie do przyjęcia. Ograniczmy temat do rynku głównego. Uważam,że zaproponowany euro6 dla Diesla jest zbyt rygorystyczny w strefie czystego transportu. Do przyjęcia to euro4. Powinno to objąć wszystkich którzy również pracują w Krakowie. Ale uważam,że strefa 
na całe miasto jest absurdalnym pomysłem! Nie stać mnie na wymianę pojazdu na taki, 
który kosztuje co najmniej 50 tys zł. A dodatkowo muszę jeszcze dojechać i żyć.

Opłata jest niedopuszczalna,zwłaszcza dla osób które wykonują w Krakowie obowiązku służbowe i dzięki czemu zarabiają na życie i utrzymanie swoich rodzin. jest to dodatkowy koszt, który jest 
wysoki. Po to chodzimy do pracy aby zarabiać i jeśli ten koszt ma być nadal wysoki ,to niech pokrywa to pracodawca.

Jest to oczywiste że takie pojazdy powinny być wyłączone spod takich dziwnych przepisów itp. nie jest to "łaska".

############### Rynek + planty j/w Proszę o możliwość badania spalin na okoliczność Euro. Sam mam pojazd, który spełniał Euro 5 już w 1998 roku, wiec ROCZNIK samochodu nie jest wyznacznikiem. mieszkańcy Krakowa z JUŻ zarejestrowanymi samochodami powinni być w ogole 
wyłączeni z SCT

Opłaty są bez sensu, bo każdy zapłaci i wjedzie, a środowisko cierpi. Historyczne bez limitu. Zabytkowe bez limitu, JUŻ zarejestrowane, BEZ limitu.

############### Nowa propozycja jest bardziej restrykcyjna niż stara. Strefa nie powinna dotyczyć mieszkańców posiadających sprawne i zarejestrowane samochody. Pojazd sprawny, przechodzący obowiązkowe badania techniczne spełnia obowiązujące normy. Co tu kombinować? Mieszkańcy powinni zostać zwolnieni z zakazu wjazdu do strefy całkowicie. Opłata znikoma. 10zł rocznie. Żadnych wyjątków, żadnych stref SCT. Pogłębia to jedynie podziały społeczne.

############### Stare miasto, Kazimierz Umożliwienie dojazdu do przychodni medycznych nie tylko szpitali , POZ, komisariatów i komend Policji oraz miejsc kultu religijnego Normy emisji spalin nie powinny wpływać na wjazd do STC. Wyznacznikiem powinien być stan techniczny pojazdu. Wiele nowych pojazdów ma wycięty katalizator lub DPF a co za tym 
idzie ich emisja jest inna niż przewidywana przez producenta.

Wyłączenie powinno dotyczyć również osób pracujących w Krakowie, a mieszkających 
poza miastem.

Opłaty nie powinny być wygórowane, opłata miesięczna nie powinna być wyższa niż 100 zł. W grupie wyłączonej spod STC powinni znaleźć sie pracownicy służb zapewniających bezpieczeństwo, m.in. funkcjonariusze policji, straży 
pożarnej, wojska, SG, SW.

############### Zapoznałem i proponuję całkowity brak SCT na terenie całego Krakowa. ZAKAZ SCT. Nie dla SCT, z moich środków utrzymywane jest auto z ważnym przeglądem, kupuję części i usługi naprawy dając innym pracę, a także z moich środków idą podatki na beznadziejnych 
urzędników chcących mi zakazać jazdy własnym autem.... Oczywiście podatki ze wszystkiego co związane z autem idą też na social dla nierobów. ŹLE WAM JEST ?!

Nie dla SCT! 
NIE DLA OGRANICZANIA SWOBODY W PORUSZANIU SIĘ!
KUPICIE MI NOWE AUTO SPEŁNIAJĄCE EMISJE?! 

Czyli okradanie ludzi za to, że i tak utrzymują to państwo... No cudnie... 
Konstytucja gwarantuje swobodę w poruszaniu się gdzie chcę i czym chcę.

A co z niepełnosprawnymi i pracującymi?
Opamiętajcie się i dajcie ludziom żyć....

############### Uważam że mieszkańcy miasta nie powinni być wyalienowani ze względu na zasób materialny. Czyli rocznik samochodu na jaki ich stać. Uważam że dojazd do każdego szpitala powinien być możliwy dla kazdego Euro 3 było już ograniczeniem a podniesienie do euro 4 jest dyskryminujace Niech miasto dopłaci do samochodu skoro tak bardzo wymaga zmian i tym samym 
dyskryminuje ludzi mniej zarabiających których nie stać chodź by chcieli na nowy na 
awet używany pojazd

To naciąganie 

############### Ewentualnie okolice centrum miasta a nie całe miasto. O jedną norma niżej jak w poprzednim projekcie, Wjazd dla samochodów zasilany LPG. Dodatkowe możliwości dla właścicieli aut Historycznych i kolekcjonerskich którzy nie chcą rejestrować swoich samochodów na żółte blachy

############### Proponuję zmienić granicę strefy na "Zakopiance" do parkingu CH. Zakopianka. Obecnie dużo osób dojeżdża właśnie tutaj, a dalej przesiada się na tramwaj. C.H.Zakopianka i parking przy nim. Obecnie parking jest darmowy i mieszkańcy spoza Krakowa tutaj zostawiają samochody a w dalszą 
podróż ruszają tramwajami. Można określić że ten parking to taki P&R na dziko. Uważam że dostęp do tego miejsca nie powinna 
ograniczać SCT

SCT uderzy przede wszystkim w nie zamożne osoby, które poruszają się starymi samochodami. Jest to dobre rozwiązanie. Nie każdy jest w stanie zmienić auto w ciągu poł roku. 5 letni 
okres przejściowy wydaje się optymalnym rozwiązaniem.

Mogą pojawić się komentarze że nie chodzi tu o czyste powietrze ale o pieniądze, ponieważ mieszkańcy będą mieć strefę przejściowa a osoby pracujące w Krakowie a mieszkające w sąsiednich 
gminach będą musiały zapłacić. Stawka miesięczna wydaje się za wysoka. 

############### Uważam, że Strefa Czystego Transportu powinna obejmować:
- Urząd Marszałkowski,
- Urząd Miasta Krakowa,
- Zarząd Dróg Miasta Krakowa,
- Zarząd Transportu Publicznego w Krakowie,
i teren do plant.

Kraków musi być dostępny dla obywateli, jest to obowiązek dla władzy, aby umożliwić dostęp do szpitali, szkół, miejsca pracy, itp. 
niezależnie jakim autem obywatel się porusza.

Takie standardy nie mają najmniejszego sensu. Rejestrując auto w Urzędzie Miasta Krakowa nie zostałem poinformowany o wprowadzeniu takiej strefy. Prawo nie działa wstecz. Każdy mieszkaniec powinien mieć swobodę poruszania każdym autem dopuszczonym do 
ruchu.

Czyli w skrócie korupcja :) Każdy ma być równy wobec prawa.

############### Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko i wyłącznie rynek miasta Do całego Krakowa powinienem moc dojechać swoim 20 letnim dieslem  to jest śmieszne Zapłacę i jestem eko? 
Okej ale urzędnicy powinni 1000zl dziennie płacić za możliwość poruszania się 

Wszystkie pojazdy 

############### Rynek Krakowa Normy są wysoce wyśrubowane, ludzi nie stać na zmianę pojazdów. SCT uderza w ludzi biednych i narusza ich wolności. 
Ponadto z ograniczeń powinny być automatycznie wyłączone samochody które ukończyły 40 lat. Ostatnimi czasy konserwatorzy zabytków robią co chcą i próbują zablokować rejestrację 
aut zabytkowych.

Wiele osób dojeżdża do pracy w Krakowie wiele firm potrzebuje transportować 
zaopatrzenie na teren Krakowa samemu operując spoza jego granic. SCT zabije te firmy, 
generując chore koszty przebudowy floty 

Opłata miesięczna musiała by nie być zbyt wysoka w innym przypadku traci sens. Zamiast płacić miesięcznie mieszkaniec mógłby po prostu kupić samochód spełniający normę.

############### Granica strefy powinna obowiązywac tylko ścisłe centrum nie róbmy z Krakowa jakieś twierdzy gdzie każdy przyjezdny  będzie bał się wjeżdżać . Na co i komu potrzebna jest strefa w całym mieście . Jest wiele innych ważnych  miejsc do których nie będzie się dało równiez dojechać. Benzyna euro 3 
Diesel euro 4 wkońcu wszystkie diesle od euro 4 posiadają filtr cząstek stałych .

Strefa powinna obejmować tylko scisłe centrum i wtedy nie będzie uciązliwa dla nikogo Zdzieranie kasy z najbiedniejszych  bogaty wjedzie za darmo. Tylko ścisłe centrum może w przyszłości rozszerzenie do drugiej obwodnicy  wtedy problem będzie marginalny nawet dla krakowian.

############### Nie wprowadzanie strefy czystego transportu Nie wprowadzanie strefy czystego transportu Nie wprowadzanie strefy czystego transportu Nie wprowadzanie strefy czystego transportu Nie wprowadzanie strefy czystego transportu Nie wprowadzanie strefy czystego transportu 
############### Strefa powinna obejmować części znajdujące się najbliżej centrum a nie cały Kraków Standardy Euro są zbyt wygórowane, zwłaszcza dla samochodów z napędem Diesla Jest to tylko i wyłącznie wyciąganie pieniędzy 
############### Powinno być jak w pierwszej wersji Euro5. To jest nierówne traktowanie obywateli.
############### Nie powinno jej być. Nie dla SCT! Ten obszar jest nie akceptowany, w razie jak nie daj Boże powstanie SCT w Krakowie to powinna obejmować tylko Rynek Główny. Moim zdaniem nawet jak samochód jest stary, ale dobrze utrzymany (nie jest trupem) i sprawny to powinien być dopuszczony do ruchu drogowego. Coś takiego w ogóle nie powinno dotykać mieszkańców Krakowa. Ale w takim razie ta opłata nie powinna być wyższa niż 50 zł za dobę. Nie powinno to dotykać mieszkańców Krakowa, oni powinni być wyjątkiem.
############### Strefa mogłaby być progresywna np zewnetrzne obszary EURO 1 wewnatrz 4 obwodnicy EURO 3 wewnatrz 3ciej EURO 4 wewnatrz pierwszej. Na rynek zakaz wjazdu jak do tej pory poza straza pozarną i 

pogotowiem rantunkowym samochodami, + dostawcy (inaczej ubijecie biznes - moga jezdzic hybrydami PHEV) Policja na rowery gonic pedalarzy niekorzystających ze sciezek rowerowych i jezdzacych po 100 
kmh pomiedzy ludzmi spacerujacymi na plantach. Straz miejska na hulajnogi w scisłym centrum, tak by mogli szybko reagowac, a nie wyłazić z samochdow. I zeby mogli wszedzie dojechac tam gdzie 
samochodem sie nie da np na planty alejki, krzaki itp.

Wprowadzenie normy EURO 1 ograniczyło szkodliwe emisje o 97% pozostałe normy to zaledwie 3% tego. Wystarczy EURO 2 - tak jak w wiekszosci niemieckich miast? Tam są wyłaczane 
poszczególne obszary a nie całe miasto. Ponadto warunkiem wjazdy do strefy mnusi byc sprawy układ oczyszczania spalin - poniewaz stary diesel ale zadbany i sprawny bedzie mniej 
smrodził niż nowiutki ale zajezdzony. 

A pozniej co? Mamy sie wyprowadzić? Bo nie widze opcji wyrzucenia mojej na ten czas 
26 letniej Corvette na złom - a zabytku nie zrobie z niej bo od 35 lat.... Ale nie tylko 
wyprowadzić ale i zabrać ze sobą rezydencję podatkową?

SCT to durne rozwiazanie wymyslone przez folcwagena w celu wybielenia sie z afery dieselgate. Samochody powinny zostać przebadane raz na 2 lata czy spełniają wymogi norm do ktorych były 
homologowane jak to sie dzieje w USA. Jesli nie spełnia to masz naprawic, i robisz test i dalej wjezdzasz, ale chyba tu bardziej chodzi o kase a nie czyste powietrze. No tak 75% autobusów MPK 
zostałoby uziemione. W USA jest wymóg wymiany katalizatora /DPF raz na 100 tys mil. Nie wazne czy dobry czy nie trzeba zmieniac i juz.  I tak jak pisałem stare sprawne auto ze sprawnym 
systemem oczyszczania spalin mniej truje niz z rocznika 2015 z wycietym DPF, gdzie tu wasza logika! Goncie tych co wycinają DPFy lub Katalizatory to oni trują!

Zasadniczo park samochodów sie zmienia na nowszy, akcydentalne wjazdy dla samochodów historycznych - ale po co te ograniczenia? Jak 
samochod jest uzywany sezonowo tj np niej jezdzony w zimie, podczas opadów itp - poza tym jak zostane własciciel powiadomiony ile razy 
wjechałem do strefy? Co bede na lakierze kreski znaczyc? Co z retrofitami?! Jesli moje auto spełnia EU4 w papierach ma EU2 a naprawde 
ma California Emission Standard Tier1, NB6 to co? W rzeczywistosci ten standard ma 0,5 NOx na 1 mile.... EU4 ma na 1 km to znaczy ze ma 
60% mniej niz EU4 to za co mam byc karany? Nie mozna dopuscic na zasadzie rzeczywistych badań spalin? Wiele samochodow tak ma. A 
tu jakies durne wynurzenia, na tej zasadzie nie powinnismy wpuszczac do miasta ******** elektrcznych oraz rowerów elektrycznych bo 
przeciez ładowane są prądem ktory pochodzi z węgla a ten sie spala w łegu. (zapraszam na inhalacje wokół elektrowni, normalnie 
uzdrowisko) A co ze zwykłymi rowerami - przeciez Bąk z d. tj CH3 jest 10 krotnie bardziej szkodliwy dla atmosfery niz CO2 to moze dla tych 
co na rowerach obowiazkowy korek z GPS i czunikiem gazu w tyłek i do butli? Kpiny sobie wyrabiacie z ludzi. Zastanawiajace jest to ze w 
Berlinie jak sie auto podczas deszczu wymyje to jest wymyte i czyste jak wyschnie nawet tydzien pozniej . w krakowie zaraz usyfione, wiec 
moze jednak trzeba myc ulice jak za komuny polewaczka na wode z wisły - zeby zaraz z wodociągów nie brać, mozna tez deszczowke 
zastosowac, to problem z pyłami zawieszonymi sie skonczy.

############### Mieszkańcy krakowa bez względu jakimi samochodami jeżdżą, powinna ona ich ie obowiązywać. Zmusza to mieszkańców na zakup nowych samochodów pomimo faktu, że auta sprzed 2014 roku lepiej 
funkcjonują niż te nowe. Jeśli by wprowadzili mieszkańców nie powinna dotyczyć, a jeśli już to aut wyprodukowanych przed 2005 rokiem.

Powinien nie obejmować aut zakupionych w Krakowie, aby mieszkańcy nir musieli ponosić koszótów. Jest to zmuszanie mieszkańców do zakupów nowych aut, jest to źle podejście, zmusi to 
rodowitych rakowian którzy od wielu lat płaca podatki i podmiastowych . Zmusi to 
mieszkańców do zmiany pracy bądź zaciąganie kredytów.
Jeśli krakow chce wprowadzić strefę czysta powinien dofinansować wymianę aut, aby 
mieszkańcy nie mieli konieczności się zadłużać 

Osób ktore płacą podatki w Krakowie a mieszkają po za nie powinny ponosić kosztów za wjazd do miasta Nie bedziewsposob zweryfikować 

############### Granice strefy - Aleje, Kalwaryjska, rondo grzegorzeckie i mogilskie, Wita Stwosza. I nic ponadto. Za wyjątkiem ścisłego centrum wszędzie się powinno dać dojechać każdym legalnie nabytym w PL pojazdem Ważny rozsądnie ograniczony obszar, normy euro wówczas drugorzedne Wszyscy powinni być dyskryminowani tak samo Lepiej płacić niż być całkiem wykluczonym Bez wyjątków, nieduża strefa. 
############### Pierwsza obwodnica Strefa czystego transportu to największa bzdura jaką wymyśliliście To jest nierówne traktowanie obywateli naszego państwa , dzielenie na lepszych i 

gorszych . Absolutnie jestem przeciwny !
To jest niedopuszczalne , chcecie nakładać dodatkowe opłaty na tych których nie stać na wymianę samochodów , to żenujące , jak można tak segregować ludzi , to nie zgodne z Konstytucją . Co  mają 
zrobić przedsiębiorcy z poza Krakowa ,  jak mają prowadzić swoje biznesy ? Mają doliczczać opłaty do usług ? Czy ktoś się nad tym zastanowił ?

Wymieńcie najpierw tabor w MPK bo to jak dymią autobusy miejskie to jest tragedia !

############### auta z instalacją lpg  powinny byc potraktowane bardziej ulgowo okrs powinien być zdecydowanie dłuższy - nie każdego stać na zmiane auta! , a ludzie  o 
niskim budżecie  samochód kupują na lata.

############### Jestem przeciwny strefie, jeżeli musi powstać to niech obejmie tylko rynek główny Jest złą propozycją, dojazd każdym pojazdem powinien być możliwy dla pracowników z zewnątrz do siedziby każdej firmy w Krakowie, 
tym bardziej do własnych mieszkań.

Każdy pojazd dopuszczony do ruchu  powiem mieć możliwość poruszać się po mieście. Rozwiązaniem jest likwidacja strefy lub ograniczenie jej do rynku głównego Wszystkie pojazdy dopuszczone do ruchu powinny poruszać się po mieście. Najbiedniejsi których nie stać na zmianę samochodu powinni móc poruszać się po mieście swoimi nie spełniającymi Waszych absurdalnych 
norm pojazdami.

############### Trochę za duża ta strefa jeżeli ma taką pozostać trzeba dobudować parkingi dla przyjezdnych. Przecież wraz z upływem lat obostrzenia co do emisji będą coraz większe. Euro5 dla diesel Euro 3 dla benzyny. Euro 4 dla diesel Euro 2 dla benzyny. Na kilka lat później stopniowe wyrównanie ze 
wszystkimi. Komunikacja Miejska w Krakowie działa naprawdę przyzwoicie.

Rozwiązanie ok. Zabytkowe 50 dni, kampery nie na 50 dni tylko mniej. Niepełnosprawni zwolnieni, ale opiekun osoby niepełnosprawnej tylko na 50 dni. Co 
do przejazdów z ładunkami nie mam zdania.

############### Likwidacja SCT i SPPN rozwiąże wszystkie problemy Likwidacja SCT i SPPN rozwiąże wszystkie problemy Likwidacja SCT i SPPN rozwiąże wszystkie problemy Likwidacja SCT i SPPN rozwiąże wszystkie problemy Likwidacja SCT i SPPN rozwiąże wszystkie problemy Likwidacja SCT i SPPN rozwiąże wszystkie problemy
############### Granice Starego Miasta Euro 1 dla benzyn i Euro 4 dla Diesli w zupełności wystarczą biorąc za przykład niemieckie przepisy. Zbyt rygorystyczne zasady przyczynią się do jeszcze większego wykluczenia 

komunikacyjnego w Polsce. Strefa ma być dla ludzi a nie ludzie dla Strefy, o czym wszyscy powinni pamiętać. 
Czyli samochody należące do mieszkańców nie trują, ale przyjezdnych już tak? Za drogie rozwiązanie, proponowane stawki są bardzo wysokie. 

############### Nie uważam strefy czystego transportu za dobre rozwiązanie, jeśli to konieczne ograniczmy strefę do pierwszej obwodnicy miasta Krakowa. Jeżeli już, to powinno dać się dojechać do każdego parkingu Park and Ride. Wszystkie homologowane samochody powinny móc poruszać się po drogach publicznych. Uważam, że jest to dyskryminacja ze względu na miejsce zamieszkania. Każdego 
powinno obejmować takie samo prawo.

To już pokazuje zamysł tej strefy, nie chodzi o ograniczenie zanieczyszczeń, tylko i wyłącznie o pieniądze. Nie uważam, że ktokolwiek powinien płacić by móc wjechać na drogę publiczną, zwłaszcza, 
jeżeli kto inny może to zrobić za darmo tylko dlatego, że mieszka w innej miejscowości.

Samochody historyczne/zabytkowe 50 dni w roku? Jaki to jest odsetek wszystkich pojazdów? Śmiem twierdzić, że na tyle znikomy, że nie 
ma to wpływu na stan powietrza w mieście, za to zabudowanie korytarzy przewietrzania i niewydolna komunikacja miejska już tak. Czym 
różni się pojazd należący do mieszkańca Krakowa od pojazdu mieszkańca innej miejscowości? Jest to bezsensowny podział. Za pięć lat ile 
pozostanie pojazdów niespełniających starsze normy Euro, których tak się uczepiliście w ZTP? Tu również śmiem twierdzić, że niewiele.

############### Ścisłe centrum miasta tak jak dotychczas. A jak dostać się do szpitali Jana Pawła,G.Narutowicza, Rydygiera.Osoba chora w komunikacji trochę słabo... Po wniesieniu opłaty staną się zero emisyjne?
############### Granice mogą być Standardy emisji euro nie powinny obowiązywać samochodów zarejestrowanych przez wejściem sct. Zarówno mieszkańców Krakowa jak i przyjezdnych spoza Krakowa. Wielu ludzi ma 

bardzo dobre samochody diesla z lat 2008-2014, wyposażone w filtry sadzy i nagle nie będą mogli wjechać? Chory pomysł. Ograniczenie rocznika 2014 mogłoby obowiązywać ale dopiero 
np od 2030 roku

Powinno być też wyłączenie dla mieszkańców spoza Krakowa. Można uwzględnić kiedy 
rejestrowany był samochód. Jesli prezes wejściem sct to nie mogą być nałożone .

Samochody zarejestrowane przed wejściem sct nie powinny być obarczone zakazami, zarówno te mieszkańców Krakowa jak i ludzi spoza Krakowa Wszystkie pojazdy zarejestrowane przed wejściem sct

############### Jestem przeciwnikiem strefy, uważam że powinna dotyczyć jednie bliskiego centrum typu rynek główny, oraz jej zaostrzony rygor czyli poruszanie się tylko elektrykami powinien obowiązywać na ulicach 
zamieszkanych przez radnych miasta Krakowa

Dojazd do każdego sklepu w KRK powinien być zwolniony z strefy. Każdy samochód dopuszczony do ruchu powinien poruszać się do woli po mieście, każdemu kto pragnie czystego powietrza sugeruje wyjazd w Bieszczady i tam wprowadzanie swoich 
durnych zasad.

Mieszkańcy miasta jako osoby z których to miasto się utrzymuje powinni całkowicie 
zostać wykluczeni ze strefy. 

Powtórzę jeszcze raz każdy samochód dopuszczony do ruchu powinien móc się poruszać do woli. Jak już wcześniej wspomniałem Krakowianie powinni móc poruszać się po strefie do woli.

############### Granica strefy to okrąg aleja trzech wieszczów  rondo mogilskie i rondo grzegórzeckie oraz ul dietla. Trzeba zmienić logikę sfrefy gdzie wjazd powinnien być uzależniony od mocy silnika a nie roku produkcji. Jest 
to segregacja ludzi i odebranie ludziom swobody poruszania się. Stolica wojewódzstwa stanie się niedostępna dla mieszkańców wojewódzstwa w projekcie całkowicie pominięto resztę miejscowości z 
małopolski co znamionuje krakowski egocentryzm.

Jest złą bo ilość miejsc parkingowych obok tych miejsc jest niewystarczająca, obszar jak i logika SCT jest nielogiczna. Obszar powinnien 
być ograniczony do centrum starego miasta czy Kazimierza.

Nierealne nieprzystające do zamożności społeczeństwa, wykluczające osoby mniej zamożna. Rodzaj finansowego apartheidu. Powinno być wyłączenie dla wszystkich mieszkańców Małopolski bo z SCT nie mają jak 
dojechać załatwić sprawy zwìązane z rolą Krakowa jako stolicy wojewódzstwa np do 
urzędu wojewódzkiego itp. W oczy kole brak jakiegokolwiek porozumienia z gminami 
wojewódzstwa małopolskiego. Jeśli w Krakowie będą urzędy wojewódzkie do któfych nie 
będzie można dojechać to po co taka stolica proszę o delokalizcję urzędów poza rejon 
Krakowa do innych miast w wojewódzstwie.

Absurdalna stawka, ktoś kto ją zaproponował jest oderwany od rzeczywistości. Stawka powinna być symboliczna podobna do tej jaka jest dla parkowania dla mieszkańców strefy płatnego 
parkowania.

Powinny być wyłączone pojazdy z wojewódzstwa małopolskiego, 

############### Sam Rynek Główny w Krakowie pozostałe ulice NIE !!!! Do każdej ulicy w Krakowie poza płyta Rynku Głównego powinien być dozwolony dojazd autem lub SPRAWNYM pojazdem 
Benzynowym spełniającym euro3 i Dislem spełniającym EURO4 POSIADAJACY KATALIZATOR I BEDACYM SPRAWNIE TECHNICZNIE !!!!!!

Benzyna euro3 od 2000r 
Disel euro4 od 2005r 
Oba silniki sprawne nie kopcące możliwość poruszania się po ulicach Krakowa poza PŁYTA RYNU GŁÓWNEGO

Nie wprowadzacie SCT DLA MIESZKAŃCOW NA TERENIE KRAKOWA A DLA PRZYJEZDNYCH 
BENZYNA EURO3 DISEL EURO4 Z KATALIZATOREM

To jest ograniczanie praw obywatelskich i wyciąganie od ludzi zwłaszcza ubogich pieniędzy bogatego stać na nowe auto a biedniejsze społeczeństwo nie To jest dyskryminowanie mieszkańców i dzielenie ich na grupy społeczne niedopuszczalne w 21 wieku i w wolnej Polsce zabierane są nasze 
prawa obywatelskie do swobodnego poruszania się osoby niepełnosprawne mają być zwolnione ale co z opiekunami takich osób co 
dowożą ich np do lekarza lub na rehabilitację a pomimo umiarkowanej lub ciezszkiej niepełnosprawności uzyskanie karty parkingowej jest 
coraz trudniejsze 

############### ewentualnie ścisłe centrum ta strefa nikomu do niczego nie jest potrzebna  tylko co najwyżej ścisłe centrum Powinna być możliwość dostosowania samochodów do wyższej klasy euro a nie odrazu wymiana na nowe auta Tak powinno wyłączenie dożywotnio yc  dla mieszkańców którzy urodzili się przed 
wprowadzeniem strefy .Jestem mieszkańcem Krakowa z dziada pradziada i za wszystko 
idzie nam zapłacić wielokrotnie  tak jak na lotnisko za darmo 8 min raz dziennie które 
zostało wybudowane za nasze podatki .Miasto nie dba o mieszkańców . Wstyd  

To jest nie do przyjęcia co chcecie kasę na tym nabijać ? Brak słów jak czytam te wasze pomysły dajcie ludziom normalnie żyć !!!

############### Tylko obszar wokół rynku, teren starego miasta Strefa czystego transportu powinna dotyczyć ewentualnie przyjezdnych a nie mieszkańców miasta i aglomeracji. Lepszym rozwiązaniem byłyby dopłaty do wymiany starych pieców 
ponieważ to one są głównym źródłem zanieczyszczenia a nie samochody spalinowe. Wprowadzenie SCT wykluczy z ruchu miejskiego dużą część mniej zamożnych mieszkańców i ograniczy 
ich prawa obywatelskie, między innymi prawo do swobodnego przemieszczania się. 

Mieszkańcy Krakowa i aglomeracji powinni być całkowicie wyłączeni z wymogów SCT. Źle, mieszkańcy których nie byłoby stać na zakup odpowiedniego auta dodatkowo byłoby obciążeni kolejnymi opłatami które nie sprzyjałyby odłożeniu środków pieniężnych na nowy samochód 
spełniający wymogi. 

############### Tylko stare miasto  W Europie wchodzi  dopiero euro 5 w 2026dla dizli a krakow chce euro 6 to dlaczego krakow robi się święty jak barany podążamy za idiotami Dlaczego jest dyskryminacja mieszkańców a jeśli kogoś nie stać na zmianę samochodu to 
co ma zrobic samochody stare nie znaczy że są kopciuchami one pala 5 ,6 litrów a 
samochód że stanow czy z dużą pojemnością pali 20 do 30 litrów i to on będzie mógł 
jeździć bo jest nowy no ludzi skąd wy się urwaliście przecież powinno chodzić o jak 
najlepszym stan techniczny i wtedy będzie dobrze 

Totalna głupota to nie chodzi wam o czyste powietrze tylko o kasę dla miasta zróbcie lepiej częste kontrolę i zaostrzyć przeglądy co do spalin i wtedy będzie dobrze a nie wymyślać przepis który 
opiera się na ludziach bogatych których stać na nowy samochód 

Mieszkaniec powinien mieć prawo użytkować swój samochód cały czas bo można to zaskarżyć do trybunału o ograniczenie praw pozew 
zbiorowy mieszkańców i ciekawe co wtedy miasto krakow zrobi

############### Co z samochodami na olej napedowy spelniajacymi EURO 6 po 1.7.2030. Norma 6d TEMP nie zmienia wartosci progow a tylko sposob pomiaru. Czy homologacja EURO 6 tez spelnia EURO 
6 TEMP?

############### Nie od 2025 roku. Pierwotnie miało to być od 2026 roku! Pierwotnie samochody benzynowe z silnikiem EURO3 mogły wjeżdżać w granice miasta! Wróćcie do poprzedniej wersji Projektu!
############### Strefa powinna wyłącznie z obwiązywać w części starego miasta w koło plant Strefa nie ma racji bytu w całym Krakowie to chory poroniony pomysł .Lepszym rozwiązaniem będzie zbudowanie bezpłatnych 

parkingów dojazdowych. Zaznaczam bezpłatnych bo ludzie dojeżdżający do Krakowa starym samochodem nas e są majętni . 
Proponuję policzyć stopień emisji CO2 przy produkcji danego samochodu oraz jego amortyzację to znaczy że im samochód dłużej użytkowany w jednych rękach i sprawny technicznie to 
emisja niższa . I tak te tak zwane eko pojazdy nigdy nie będą eko. Ponadto do elektrycznych samochodów proponuję doliczyć koszty utylizacji baterii oraz zorganizowanie na terenie 
Krakowa miejsca utylizacji akumulatorów.

Uważam że to jest okres za krótki i tak powinien trwać do czasu aż samochód nie 
zostanie złomowany lub też nie zostanie odsprzedany w inne ręce. To spowoduje 
mniejszą liczbę aut starych bo ich się nie będzie dało odsprzedać w Krakowie jak również 
spowoduje wieksza dbalosć właścicieli o stan techniczny

To jest zbójeckie prawo. Niedopuszczalne w mieście które ma być ośrodkiem kultury i otwartości. Równie dobrze wprowadźcie dodatkową opłatę że ktoś jest obrzezany albo ma wybite jedynki z 
przodu . 

Jeżeli są wyjątki od reguły będą powodować nadużycia w ten czy winny sposób . CALA STREFA I JEJ ZASADY NARUSZAJA WOLNOSC DO 
STANOWIENIA 

############### Jest glupia. Jedyna sluszna modyfikacja to zwiniecie w kulke i wladowanie do kosza Glupie pytanie. Nie bylo studenta z podstawowa wiedza zeby ulozyl to poprawnie? Odnosze sie, z pogarda. Moja propozycja to zakazac urzednikom wjazdu do miasta samochodem, niech jezdza rowerem Tak bo za 5 lat ludzie magicznie przestana byc biedni. No brawo Wincy podatkow, bo przeciez podatnik to nie czlowiek. Podatek od biedy to brzmi jak szczytowe osiagniecie tej wladzy No tak, po 5 latach gierek rozda nowe samochody??
############### Nie powinno byc zadnej SCT Miasto Krakow jak i cala Polska powinna byc dostepna dla wszystkich ludzi, niezaleznie czym jezdrza Jesli auto posiada aktualne 

badania techniczne
bez ogranicen Bo np skad mlody czlowiek student ma miec pieniondze na nowy pojazdzad za 5lat napewno bede bogaty:)) place podatki w tym Miescie Jak nie wjade sprzedam dom,przeprowadze sie przeniose dzialalnosc w inne miejsce Karta duzej rodziny

############### 10 lat ,bo jak zaczniemy dyskryminować inne rejestracje tylko dlatego ze są kr lub kk to 
krakusów takze zaczną dyskryminować w innych miastach . Cios za cios .

jeśli opłata będzie rozsądna to jest to dobre rozwiązanie .

############### Planty wokół Rynku Głównego. Kazimierz. Okolice Rynku Podgórskiego, głównie ul. Kalwaryjska. Przeciwnik zamknięcia miasta, ale jeśli na siłę ktoś to wprowadzi, bo Szpitali w Krakowie oraz P&R mamy więcej. Nie Rok Produkcji ani Norma Euro powinny być kryterium, tylko POJEMNOŚĆ SILNIKA i MOC!!!! - im większa pojemność i moc - tym większe spalanie = tym większa emisja!!! Samochody 
tylko z mały silnikami powinny mieć prawo wjazdu i poruszania się po mieście, co znacznie poprawiłoby przejezdność dróg i miejsce na Parkingach. 

Nikt nie rozumie, dlaczego Mieszkanie Krakowa Musi Kupować Nowy Samochód, jeśli 
używa go okazjonalnie 4 razy w miesiącu do przejechania kilku km do sklepu. To bez 
sensu!!!! Nawet najnowszy samochód wyemituje więcej szkodliwych substancji, jeśli 
jeździ non stop po mieście, niż malutki, choć starszy samochód używany sporadycznie 
raz w tygodniu. Wasze myślenie jest po prostu bez sensu! 

Bez sensu! To dalej Ograniczanie Prawa Mieszkańców do swobodnego poruszania się po mieście. Najwięcej emitują Samochody Ciężarowe i Koparki na budowach. Jeśli na poważnie mamy podchodzić do tematu ochrony powietrza, to w 
pierwszej kolejności Samochody Ciężarowe i Koparki powinny mieć zakaz wjazdu do miasta. 

############### Tylko obszar starego miasta! Nie stać ludzi na nowsze auta, powinno być euro 4 dla diesla i euro 3 dla benzyny Mieszkańcy powinni być całkowicie wyłączeni Jeszcze chcecie od ludzi wyciągać pieniądze? Niedługo będziemy płacić za padający deszcz czy oddychanie! Osoba która to wymyśliła powinna podać się do dymisji z urzędującego stanowiska. Nie powinno być żadnej strefy act.
############### w ***** sie wam poprzewracało ludzie ja nie hede mógł z domu wyjechać bo mieszkam w krakowie i jeżdże 25 letnim merolem to ***** zero stref czystego powietrza po co to komu zwykłe branie hajsu powinniście sie pieprznąć w łep ******* wszystkie auta
############### Zostawić tak jak jest obecnie nic nie zmieniać Każde miejsce które dotychczas było dostępne powinno być dalej dostępne Ludzie już i tak mają dużo nowych aut i spalinowych i elektrycznych została garstka aut niespełniających normy która i tak kiedyś sie zmieni.

Zostawić to tak jak jest obecnie.
Zmienione na bezokresowo To się nie uda bo ciężko byłoby stworzyć taki system byłby zbyt skomplikowany dla starszych osób. Auta zabytkowe i historyczne powinny mieć możliwość wjazdu niezależnie od tego czy jest strefa czy nie.

Tak samo jak auta normalne.
Proszę spojrzeć ile juz nowych aut jezdzi problem rozwiązuje sie sam po co to ruszać ? 

############### Rynek główny - spełnia to wymagania UE, ruch tam i tak jest znikomy, a Kraków jako miasto w żadnym wypadku nie jest gotowe żeby zapewnić mieszkańcom efektywną komunikację zbiorową Przede wszystkim wszyscy mieszkańcy powinni być wyłączeni ze SCT, rozumiem że skoro miasto starszym osobom chce zabrać 
możliwość swobodnego poruszania się po mieście samochodami które posiadają to ma środki żeby zapewnić dla nich nowe 
samochody spełniające normy? Na ten moment miasto nie ma tak dużych stref P&R żeby było na nich miejsce dla wszystkich 
przyjezdnych. Dodatkowo wszystkie tereny które nie są objęte transportem tramwajowym powinny być wyłączone. Miasto nie ma 
metra, sieć kolejowa miejska jest ograniczona, autobusy to żadna alternatywa dla samochodów. 

Przede wszystkim jest to wykluczenie osób które mają samochód sprawny, z ważnym dowodem rejestracyjnym a nie mogą z niego korzystać. To pogwałcenie podstawowych praw do 
swobodnego poruszania się. Ktoś kto ma starszy samochód prawdopodobnie nie może sobie pozwolić na nowszy. Poza tym co to za ekologia jeśli na siłę mamy wymienić coś co działa? 
Tu chyba najwyższy czas zrobić krok wstecz i zastanowić się czy chcemy być ekologiczni czy na siłę wprowadzać coś co zaprzecza swojej istocie. Polska nie produkuje obecnie 
samochodów, jaki Polacy mają interes w tym żeby porzucać sprawne samochody i napędzać inne gospodarki? 

Jeżeli miasto Kraków ma zamiar zapewnić mi nowy samochód to oczywiście jest to czas 
odpowiedni, natomiast w oficjalnych postulatach nie widzę takich zapewnień więc 
absolutnie przy moich zarobkach i kosztach życia w Krakowie nie mam takich funduszy 
żeby kupić nowy samochód spełniający nowe normy. Dodatkowo wymiana działających 
urządzeń i maszyn jest nieekologiczna.

Oceniam jako ograniczenie swobód obywatelskich. Jako mieszkaniec płacący podatki na miasto mam prawo oczekiwać że mogę z tego miasta korzystać i nie będzie to ograniczone jeżeli mam sprawy 
samochód z podbitym dowodem rejestracyjnym który to potwierdza bezpieczeństwo tego pojazdu.

Wszyscy mieszkańcy powinni zostać wyłączeni na stałe.

############### Ścisłe centrum miasta Pełny wjazd dla diesli z normą EURO 4 500 zł miesięcznie za możliwość poruszania się po mieście swoim autem to jest kpina z prawa i ludzi 
############### Nie zmieniać. Bardzo dobre rozwiązanie. Wykluczenie nie powinno przywilejować pojazdów samochodowych grup wyznaniowych !
############### Jeśli już to Stare Miasto, do 1 obwodnicy Nie jest to dobra propozycja Rok produkcji nie powinien mieć znaczenia, jeżeli samochód przechodzi pozytywnie badania techniczne, w tym emisję spalin w normie Żadnych ograniczeń dla mieszkańców Krakowa Strefa nie powinna być ustanowiona , jest to jawna dyskryminacja i ograniczenie dysponowania swoją własnością. Nie ma na to mojej zgody 

############### Ograniczenie do ścisłego centrum miasta. Brakuje takich miejsc od strony gminy kocmyrzów luborzyca, igołomia. Brak dojazdu do szpitala Rydygiera i Żeromskiego. Euro 3 dla benzyny i diesla. I mieszkańców gmin ściennych, gdyż wielu pracuje w Krakowie, robi tu zakupy, dzieci 
chodzą do szkół. Dodatkowo chcę by było podkreślone, że chodzi o mieszkańców a nie 
tylko osoby zameldowane. Są osoby mieszkające w kilku miejscach. 

Jest to zwykły bandycki skok na pieniądze osób najbiedniejszych. Podkreślam ponownie - mieszkańcy gmin ościennych 

############### Powinni się wszyscy solidnie ********** w głowę z całą strefą czystego transportu . A starsze osoby posiadające stare samochody mieszkające w odległych okolicach mają ***** koniem dojechać ***** ****** urzędasy ? 10 lat 1zl miesięcznie nie więcej Zabytki i pojazdy specjalne bez żadnych zakazów 

############### Strefa SCT powinna obejmować tylko ścisłe centrum,  tj. Rejon plant krakowskich. Powinniśmy wrócić do standardu emisji Euro, taka jak była wcześniej proponowana.  Tzn diesel od 2010 roku i benzyna od 2003 roku powinny wyjeżdżać w strefie SCT bez ograniczeń.  
Obecnie proponowana granicą rocznika Diesla jest nie do przeskoczenia dla większości i przez to mieszkańcy poniosą ogromne koszty wymiany samochodów.!!

5 lat jest okej, pod warunkiem że obniżone zostaną normy emisji Euro, tak jak to opisuje 
w pkt. 3 ankiety.

Ok. Ale cennik jest zdecydowanie za wysoki! Dla inwalidów, 

############### Dlaczego akurat obszar Kombinatu oraz dawnych wsi podkrakowskich na wschodzie miasta jest wyłączony z SCT? Co było kluczem wyboru? Dlaczego nie wyłączono wyłącznie dróg krajowych 79 i 75? Co z 
innymi obszarami za IV obwodnicą miasta tj. Wzgórza Krzesławickie, Tyniec i Swoszowice?

Czy wyłączono odcinek ul. Herberta do skrzyżowania z ulicą Stojałowskiego, ponieważ funkcjonuje w ramach węzła autostradowego? 
Dlaczego nie wyłączono dojazdu do innych parkingów P+R niż Górka Narodowa? Bo są zlokalizowane za daleko w głąb miasta? 
Dlaczego nie wyłączono dojazdu do P+R Mydlniki Wapiennik tuż przy granicy miasta? Wyłączenie powinno także objąć ulicę Gustawa 
Morcinka i ulicę Kantorowicką aby umożliwić dojazd do działek na terenie Zastowa w gminie Kocmyrzów-Luborzyca położonych przy 
ulicy Wierzbowej i Kantorowickiej. Od północy dojazd do działek jest utrudniony bo są one ograniczone linia kolejową (wiadukt z 
ograniczoną wysokością) oraz budowana droga S7.

Uważam że stawka godzinowa jest nieproporcjonalna do stawki dziennej. 2,50 zł za godzinę daje za dobę 60 zł, natomiast w stawce dziennej to 20 zł za dobę. Różnice w tych cenach nie powinny być 
tak duże.

############### Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość wjazdu swoimi samochodami bez 
ograniczeń. 

############### czyli biedni nie wjada do Krakowa Nawt gdy posiadaja sprawny samochod? emisja emisja w jaki sposob powstaja baterje lub nowe samochody Napewno z niczego i to jes Eko Kazde auto sprawne technicznie moze sie poruszac UWAGA na elektryki ktore sie pala sa problemy  z ugaszeniem Bardzo sie dymi o) czyli za 5 lat musze sie wyprowadzic z miasta? to jest czerpanie korzysci materialnej przez miasto od biednych tak wyprowadze sie rozumie w Krakowie nie ma miejsca dla mnie((
############### Rejon Starego Miasta ( Rynek i ulice przylegające ) , nie całe miasto. Propozycja jest do odrzucenia, strefa powinna być w ścisłym centrum Krakowa To jest zarabianie na osobach mniej zamożnych
############### RYNEK GŁOWNY sct to prowokacja, mając na uwadze sposób organizacji ruchu w Krakowie-każde miejsce w Krakowie jest  dla kogoś tak samo ważne i 

nikt nie ma prawa ograniczać komuś dostępu tylko i wyłącznie z powodu zasobności portfela!
zadam pytanie jeszcze raz- może trochę inaczej, aby nawet pan Franek miał szansę go zrozumieć- który samochód bardziej truje- Czy ten z normą np EURO 2 stojący przez cały tydzień na 
osiedlowym parkingu i używany tylko sporadycznie na dojazdy do lekarza, sklepu, kościoła, czy samochód z normą EURO 6 jeżdżący 20 godzin dziennie po mieście jako np. taksówka?

wyłączenie powinno dotyczyć wszystkich, którzy posiadają obywatelstwo polskie i już wiadomo o co chodzi- ulic, które można było przerobić na płatne parkingi kosztem ich przepustowości już nie ma- teraz miasto chce pobierać opłaty już za samo jeżdżenie, a właściwie stanie w 
korkach na ulicach wcześniej zwężonych , aby stworzyć tam miejsca płatnego parkowania

każdy obywatel polski ma być zwolniony bezterminowo z tych restrykcji- niech płacą Ukraińcy za ich wielkie SUVy.

############### Proponuję objąć tylko dzielnicę Stare Miasto tą strefą To zbyt mała ilość miejsc 10 lat
############### Tak, "strefa czystego transportu" jest absurdem i klasycznym przejawem ekoterroryzmu, który musi być zniesiony w całości. Nie zgadzam się jak i wiele innych osób na wprowadzenie tego absurdu w 

jakiejkolwiek formie. 
Sct nie może zostać wprowadzone w jakiejkolwiek formie. Żenada, z jakiego powodu i jakim prawem samochód który ma ważne badania techniczne, niezależnie ilu letni, że względu na wymysł jakiegoś urzędasa nagle magicznie nie może wjechać 

do miasta, no chyba - że zapłaci, i wtedy nagle już jest eko? :) sct to parodia i nie może być wprowadzona. 
Sct w całości należy uchylić i zablokować wprowadzanie tak idiotycznych pomysłów w 
przyszłości. 

ŻENADA I KLASYCZNY SKOK NA KASE!!! jakim prawem nagle auto które jest nieekologiczne po zapłacie może wjechać? Jakim prawem samochód który ma ważne badania techniczne ma być 
dodatkowo oceniany przy wjeździe do jakiekolwiek strefy? Ma ważne badanie techniczne, więc powinien człowiek tym samochodem może jeździć gdzie mu się podoba. Nie będę nigdy stosować się 
do tego absurdu i chętnie pójdę walczyć o swoje prawa do sądu :) 

Sct należy uchylić w całości, jako absurd wymyślony przez ekoterrorystów i patologii, zwanej "aktywistami"

############### Strefa nie jest potrzebna. To nie samochody są głównym powodem zanieczyszczenia. Nie uważam wprowadzenie jakiejkolwiek strefy za dobre rozwiązanie. Jeżeli mogę kupić samochód na "wolnym" rynku, nie istotne jaki (kogoś może stać na taki nie inny) to dlaczego ktoś zabrania mi go używać? Na dodatek jeśli jestem mieszkańcem. A co potem? Miasto kupi mi nowy, spełniający wymagania, samochód? A jak należy 
patrzeć na nowe samochody które mają duże silniki i produkują sumarycznie więcej co2 
niż starsze auta z mniejszymi jednostkami? 

Dlaczego mam płacić za to że jadę do siebie lub gdziekolwiek chcę? Płacę podatki za samochód, ukryte w cenie paliwa, itp. Odpowiedziałem powyżej. A co z samolotami lądującymi w Balicach? Lecą bezpośrednio nad naszymi głowami i produkują więcej 
zanieczyszczeń niż wszystkie samochody razem wzięte. A co z pojazdami o samolotami wojskowymi?

############### W okół muru Wawelu maksymalnie Wszystkie sklepy, poradnie, szpitale, drogi mieszkania. Ogółem całe act nie ma sensu, wystarczy pilnować na przeglądach norm poszczególnych samochodów i wyjdzie jeszcze lepiej Dożywotnio Wyzysk, znowu bogatszych stawiacie nad biedniejszych a z ekologią i czystym powietrzem nie ma to nic wspólnego. Zapomnieliście o wszystkich ludziach którzy powinni móc wjechać 
############### Zasięg SCT powinien obejmować Rynek Główny Cały obszar Krakowa jest ważny. Do Rynku spod plant można dojść pieszo. Poza tym rejonem Kraków powinien być wolny od 

obostrzen
Zabudowa korytarzy powietrznych oraz redukcja pasów dla samochodów na rzecz rowerów była szczytem bezmyslnosci. Przykład Dietla. Rowery mogły się poruszać po plantach. Decyzja 
Franka ograniczono przepustowość zwiększając korki i emisję spalin

5letnia karencja powinna być w ogóle zniesiona w sytuacji gdy SCT byłaby ograniczona 
do Rynku Glownego

Dyskryminacja i niezgodność z konstytucja Wszystkie grupy powinny być uwzględnione inaczej mamy do czynienia z niezgodna z konstytucją dtskryminacja

############### Nikomu i niczemu to nie służy . Same zakazy i nakazy  
############### Uważam, że SCT powinna być całkowicie zniesiona. Uważam, że SCT powinna być całkowicie zniesiona. Uważam, że SCT powinna być całkowicie zniesiona. Uważam, że SCT powinna być całkowicie zniesiona. Uważam, że SCT powinna być całkowicie zniesiona. Uważam, że SCT powinna być całkowicie zniesiona.
############### Jestem przeciwko SCT Jestem przeciwko SCT8 Jestem przeciwko SCT Jestem przeciwko SCT Jestem przeciwko SCT Jestem przeciwko SCT
############### W mojej ocenie strefa nie powinna obejmować całego miasta a jedynie jego centrum - nie więcej niż obszar ograniczony Alejami czyli tzw. 2 obwodnicą Niezależnie od obszaru strefy nie może ona blokować dojazdu mieszkańców (i osób spoza miasta) do instytucji użytku publicznego 

(wszystkie szpitale, ważne przychodnie, urzędy, instytucje kultury, ośrodki sportowe)
Benzynowe auta - 1995 rok
Diesle 2005 rok 

Wyłączenie powinno być na minimum 7 lat, seniorzy powinni być wyłączeni 
bezterminowo

Pozytywnie ale zaproponowane opłaty są na zaporowej wysokości - myślę że maksimum to 250 zł miesięcznie i 20 złotych dziennie Projekt niepotrzebnie wyłącza liczne instytucje publiczne i kościelne - przecież te podmioty są bogatsze niż obywatele i powinny dać 
przykład! 
Zabytki powinny być wyłączone bezwarunkowo, miło jest oglądać weteranów szos na ulicach zabytkowego miasta - może należałoby 
otworzyć dla nich też Stare Miasto? Pasują tam i mogą tworzyć ładne tło dla miasta

############### Granice dzielnicy Stare Miasto i Kazimierz Strefa nie powinna utrudniać normalnego funkcjonowania. Najepier wyeliminujrcie palaczy papierosów którzy odpowiadają według 
badań do 7% smogu

Benzynowe od 1992 roku, diesle od 2006 roku. Nie można traktować ludzi niesprawiedliwe, od tego czy mieszka w Krakowie czy pod 
nim. Że niby krakowskie samochody mniej kopca? 

Nie dobre rozwiązanie. Zły pomysł. Krakówskie samochody kopca tak samo jak przyjezdne. Ogólnie samochody spełniające normy nie powinny mieć naklejek. Jest 
cepik i w nim kontrolerzy powinni sprawdzać normy 

############### Strefa powinna być od granic miasta. Autobusy i lokomotywy a także samoloty powinny być objęte zakazem wjazdu do strefy. Strefa powinna być od granic miasta. Autobusy i lokomotywy a także samoloty powinny być objęte zakazem wjazdu do strefy. Zakaz dla wszystkich pojazdów o pojemności silnika powyżej 2 litry i masie powyżej 1800 kg. Argument: duży truje więcej. 10 lat wyłączenia dla osób z poza Krakowa. Mieszkańcy chcieli, to mają, Opłatę powinny wnosić wszystkie pojazdy służbowe. Zwolnione pojazdy osób fizycznych. Argument- służbowe jeżdżą więcej i są zaniedbane. żadnych ulg. równe prawo dla wszystkich.
############### Strefa tylko w obrębie rynku !!! Kina, galerie, ośrodki kultury. Diesel euro 4, dużo osób nie stać na euro 5 Również z poza Krakowa Zabierzów, Rząska, Kryspinów i inne Jest to bezczelna klasyfikacja między mieszkańcami miast i sąsiadującymi gminami i szukanie pieniędzy! Pomysł z kosmosu, krakowskie pojazdy i specjalne są inne niż te z poza Krakowa?
############### uważam że SCT jako bardzo restrykcyjna ingerencja w prawa mieszkańców powinna być ograniczona do obszaru ścisłego centrum - Starego Miasta w granicach Plant! Publicznych instytucji które powinny być dostępne jest tak wiele, że nie sposób ich tutaj wymienić albo nie ma to sensu - odpowiedź 

na to pytanie jest prosta - wszystkie ważne instytucje służące obywatelom powinny być dostępne, nie można stawiać zakazów na 
drogach dojazdowych do szpitali, przychodni czy urzędów - one są dla ludzi, którzy muszą się do nich dostać, nie tylko z miasta ale 
często z całego województwa. Osoby na leczenie onkologiczne mają przyjechać tramwajem np. ze wsi pod Miechowem? 

ostatnio opublikowano wielokrotnie w prasie informacje o wieku średnim aut w Polsce - 40% jest starszych niż 12 letnie a SCT ma obejmować 10 letnie - średnia oznacza, że bardzo wiele 
aut jest starszych niż 12 lat . Uważam że miasto powinno być dostępne dla aut co najmniej 20 letnich - 2004 - połowa aut pod blokiem jest w takim wieku, ludzi nie stać na ich zmianę 

10 lat to minimum, aut nie kupuje się na 5 lat - tak mogą sobie wymieniać auta bogate 
firmy 

opłata powinna być niewielka - w cenie biletu komunikacji publicznej a miesięcznie tak jak bilet okresowy MPK Propozycja aby z wymogów zwolnieni były auta urzędów i kościołów jest nie do przyjęcia, przecież te instytucje są dużo bogatsze niż ludzie 
a od ludzi oczekujecie zmiany samochodów

############### nie Standard emisji dla diesla EURO 5, rok produkcji 2014. Tak było to przedstawiane w poprzedmin projekcie ustawy. OK Nie powinny wjeżdać w ogóle 
############### W przypadku, gdy całe miasto będzie objęte strefą, to co w przypadku, gdy na obwodnicy będzie wypadek (śmiertelny) i autostrada 

zostanie zablokowana. Jak pojazdy niespełniające norm będą korzystać z objazdu wyznaczonego przez policję (inne służby) a 
przebiegające przez granicę strefy? Ktoś kto wpadł na taki pomysł ma chyba zbyt mało komórek odpowiedzialnych za myślenie, ale 
czego można oczekiwać po ekoterrorystach...
Cały ten pomysł ze strefą jest chory!

Mieszkaniec okolic autostrady (z Krakowa) , wlasciel diesla z 2008r.

To za mało. Powinno być minimum 10 lat okresu przejściowego.

############### Zapoznałem się z nową sct. Jest to ABSURD w samej rzeczy. Stop sct Absurd z wyjątkiem to dalej absurd. Absurdem jest sct I absurdalne są "wyjątki" i ograniczenia I odstępstwa.... Stop sct Nie dla sct, standardy emisji o które pytacie są absurdalne, nierealne i rujnujace ludziom życie. Stop ograniczeniom, Stop sct! Po 5 lat to powinni dostać pomysłodawcy sct w nowej  wersji... Tysiące ludzi dojeżdża codziennie do pracy, może nawet dziesiątki tysięcy albo setki tysięcy i za kilka miesięcy nie wjadą do Krakowa bo tak ktoś wymyślił, albo będę musieli płacić haracz? Co za 
chory łeb to wymyślił? Przecież ludzie dojeżdżają do pracy bo muszą, a nie dla przyjemności. 
Możliwość uiszczenia opłaty za wjazd do miasta i niespełnienia emisji to chyba największy absurd tej chorej sct? Ludzie gdzie wy macie mózgi? Stop sct!

Jak w poprzednich pytaniach, nie ma się co rozpisywać. Dzielicie społeczeństwo, tyle są warte te wyjątki! Każdy pomysł na wyjątki, 
odstępstwa  i ograniczenia w sct jest na tym samym poziomie- poniżej krytyki!

############### Sct to powinien być Sam rynek Strefa sct to tylko i wyłącznie płyta rynku głównego Jeśli strefa to tylko rynek główny to całkowity zakaz samochodów poza uprzywilejowane 
############### SCT - UMK wyznaczając granice strefy powinien kierować się brzmieniem ustawy oraz oceną poprzedniej uchwały przez Wojewódzki Sąd Administracyjny - oznacza to, że wbrew projektowi uchwały SCT nie 

może obejmować całego miasta z wyjątkiem paru ulic - WSA jasno wskazał zasady interpretacji odpowiednich przepisów, kierując się tymi wytycznymi UMK (działając jako instytucja szanująca zasady 
praworządności i proporcjonalności) powinna przeprowadzić (1) realne konsultacje - proszę zwrócić uwagę na to, że 2 poprzednie ankiety mogą budzić uzasadnione obawy co do obiektywizmu procesu (2) 
przeprowadzić aktualne badania na obszarach które podlegać mają objęciu SCT, nie można wyłączyć całego terenu miasta na podstawie jednostkowego monitoringu w miejscu szczególnie narażonym na 
zanieczyszczenia

Kraków jest miastem wojewódzkim z szeregiem instytucji służących nie tylko obywatelom Krakowa ale mieszkańcom całej Małopolski - 
 SCT musi uszanować prawo łatwego dostępu mieszkańców województwa do szpitali, przychodni, sądów, prokuratury, policji, 
urzędów (nie tylko UMK ale Starostwa i Województwa), wybranych instytucji kultury, sztuki oraz obiektów sportowych (opera, 
filharmonia, stadiony, kina). 

Auta benzynowe powinny być objęte strefą od roku produkcji 1997 (EURO2) a auta z silnikiem diesla od roku 2006 (EURO4) - zwracam przy tym uwagę że powinno to być kryterium 
normy (odpowiednio EURO2 i EURO4 a nie roku produkcji - nie karzemy samochodów za datę produkcji ale normę emisji). Niedopuszczalne jest dywersyfikowanie pojazdów w ramach 
normy EURO6 (szczególnie poprzez odwołanie się do normy EURO6dTemp która jest tylko nową metodą pomiaru a nie nową normą techniczną).

Okres finansowania zakupu samochodów oferowany na rynku to 84 miesiące czyli 7 lat - 
co najmniej tyle powinno wynosić wyłączenie dla mieszkańców

pozytywnie ale stawki powinny być dopasowane do możliwości obywateli (proszę brać pod uwagę, że wjeżdżając do miasta trzeba też opłacić koszt parkingu w strefie jeżeli ktoś wjeżdża do centrum) Nie widzę powodów dla wyłączenia pojazdów instytucji publicznych poza pojazdami specjalnymi. 
Regulacje dotyczące pojazdów historycznych są niepotrzebnie inwazyjne - proponuję zniesienie limitu 50 dni oraz wymogu obecności 
właściciela w aucie. 

############### Nie powinno jej być wcale, w Krakowie jak i w innych miastach. Nie powinno być żadnych stref. Auto, powinno mieć przegląd i spełniać warunki techniczne. Nie można szufladkować obywateli, każdy powinien mieć równe prawa. Złodziejstwo Wszyscy powinni mieć równe prawa.
############### Rynek Główny Euro 2 Jawna dyskryminacja, nie powinno być takich zapisów, każdy obywatel powinien być 

traktowany tak samo. 
Tak ale dla naprawdę starych samochodów - Euro2 Wyjątki tylko dla zaopatrzenia firm na Rynku Głównym (SCT). 

############### Stc powinna być tylko na parkingu przy ul. Wielopole 1 To głupota. Powinno być dostępne CAŁE miasto Stc tylko dla aut sprzed 1960 roku To kradzież w biały dzień! Chcecie zdzierać z ludzi kasę a ekologią tylko se gębę wycieracie Dogadaliście się z kościółkiem w sprawie zwolnienia ich z obostrzeń. Daliście przywileje sobie (urzędnikom) I lewackim organizacjom. Czyli 
są "świnie równe i równiejsze"😡

############### Należy ją całkowicie zlikwidować ! Strefa nie powinna zostać wprowadzona! Strefa nie powinna zostać wprowadzona. Strefa nie powinna zostać wprowadzona Źle. Jest to wyciąganie pieniędzy od wolnego człowieka. Strefa nie powinna zostać wprowadzona. Nie powinno być żadnych wyjątków. Strefa nie jest nikomu potrzebna i nic nie zmieni. Strefa nie powinna zostać wprowadzona
############### Rynek główny. Dostępne dla każdego powinno być całe miasto. Po Krakowie ma prawo jeździć każdy samochód dopuszczony do ruchu drogowego. Każdy powinien móc wjechać do Krakowa dowolnym pojazdem bez względu na miejsce 

zamieszkania.
Każdy kierowca płaci na utrzymanie infrastruktury drogowej w podatkach. Doliczanie dodatkowych kwot za wjazd do Krakowa to nakładanie podwójnego opodatkowania. Każdy człowiek bez względu na wiek, płeć, miejsce zamieszkania, dochód, kolor skóry, posiadany pojazd, wykształcenie, orientację 

seksualną itp. MA PRAWO jeździć bez ograniczeń po mieście Kraków.
############### Żadnej strefy czystego transportu w Krakowie kategorycznie być nie powinno w żadnej postaci. W każde miejsce na mapie Krakowa powinno się móc dojechać każdym samochodem. Nie powinno być żadnych wymagań co do standardu emisji Euro. Norma Euro niczego nie mówi o ilości spalin, które wydziela samochód. Nowy, luksusowy samochód typu SUV z 

ogromnym silnikiem spala znacznie więcej paliwa (np. Audi Q7 w wersji 4.0 Diesel - 10 litrów lub 4.0 benzyna TFSI - 15 litrów na 100km), niż małe miejskie auto (np. Fiat Seicento - 6 
litrów na 100 km). Co z tego, że nie spełnia najnowszych norm emisji spalin, skoro ze względu na swoje gabaryty spala dwukrotnie mniej paliwa?

Nie powinno być żadnej SCT w żadnej formie, ani dla mieszkańców Krakowa, ani dla 
odwiedzających miasto.

Lepsze takie rozwiązanie, niż kategoryczny zakaz, ale i tak, żadnej Strefy być nie powinno. Nie powinno być żadnej SCT. Każdy samochód osobowy, bez względu na to czy jest stary, nowy, duży, mały, użytkowy, zabytkowy, 
specjalny powinien móc wjechać na każdą drogę publiczną w kraju, w tym do Krakowa.

############### Tylko ścisłe centrum. Proponowane rozwiązanie jest absurdalne. Nikt nie ma prawa nakładać ograniczeń na legalnie nabyte pojazdy posiadające homologację nawet jeżeli nie spełniają normy emisji spalin. Pytanie nie powinno brzmieć za ile czasu tylko czy w ogóle. Strefa czystego transportu 
nie powinna mieć miejsca.

Kompletna bzdura. Proponowane rozwiązanie ma na celu jedynie wyciągnięcie pieniędzy od kierowców. Żadne z pytań nie dotyczy sedna problemu czyli czy strefa powinna być wprowadzona. Stanowczo sprzeciwiam się SCT w Krakowie!

############### SCT - pierwsza obwodnica i centrum historyczne dzielnicy Kazimierz Przy ograniczeniu SCT do ścisłego centrum nie ma problemu, przy wpisaniu całego miasta wszystkie instytucje publiczne powinny być 
dostępne - co pokazuje jakim absurdem jest wpisanie całego miasta do strefy

Benzyna EURO1, diesel EURO4 Co najmniej 10 lat pozytywnie, opłaty 2 zł/h, 10zł/dzień i 200 zł/miesiąc Włączyć instytucje publiczne (z wyjątkiem pojazdów specjalnych oraz wojska)
Włączyć instytucje kościelne
Wyłączyć auta zabytkowe bezwarunkowo

############### Strefa powinna zawierać tylko rynek główny. uważam, że cała strefa powinna być zlikwidowana, za wyjątkiem rynku głównego. Świadczenia nabyte należy szanować – jeśli ktoś kupił samochód, ma prawo go użytkować tak długo, jak chce.
Wymogi emisji spalin dotyczą roku, w którym auto zostało nabyte.
Przykładowo, mercedes z 1998 r. musi spełniać normy z 1998 r., a nie obecne, surowsze przepisy.
To była „umowa społeczna”, którą należy respektować.

uważam, że cała strefa powinna być zlikwidowana, za wyjątkiem rynku głównego. źle, uważam, że cała strefa powinna być zlikwidowana, za wyjątkiem rynku głównego. uważam, że cała strefa powinna być zlikwidowana, za wyjątkiem rynku głównego. 



############### Granice strefy powinny ograniczać się do ścisłego centrum (dla ścisłości - np. obszar obecnie znajdujący się w strefie B płatnego parkowania). SCT na obszarze całego miasta jest nieporozumieniem - jaka jest 
dostępność komunikacji miejskiej na terenie np. Swoszowic, os. Złocień, czy Podgórek Tynieckich? Tymczasem SCT powinno obowiązywać TYLKO na obszarach z bardzo dobrze rozwiniętą - i funkcjonującą z 
dużą częstotliwością - siecią komunikacji publicznej.

Robienie listy "ważnych miejsc" / instytucji jest jakimś absurdem. Dlaczego nie ma na liście np. Dworca Głównego? Ludzie mieszkający 
na obrzeżach miasta lub w np. Skawinie też jeżdżą koleją. Dlaczego - mając starszy samochód - nie będą mogli np. odwieźć dziecka na 
dworzec? A urzędy - na Sebastiana, pl. na Stawach? Sądy w okolicy Francesco Nullo? Wiele "ważnych" instytucji znajduje się w samym 
centrum miasta. 

Limit roku produkcji 2018 / Euro6dT dla diesla jest zbyt restrykcyjny. Wielu osób nigdy nie stać będzie na kupno takiego samochodu. Poza tym są osoby, które dokonały już wymiany 
starszego samochodu na taki, który spełniał normy wjazdu do SCT zapowiadane pierwotnie przez Urząd Miasta (czyli dla diesla z normą emisji Euro 5). Tymczasem najnowszy projekt 
zaostrzył reguły w stosunku do pierwotnego projektu SCT - to nie jest w porządku wobec obywateli, bo nie zmienia się zasad "w trakcie gry".

W zasadzie mieszkańcy Krakowa powinni móc jeździć swoimi samochodami kupionymi 
do momentu ostatecznego wprowadzenia SCT. Gdy kupowałem samochód np. w 2024 
roku nikt nie zapowiadał, że od 2030 r. nie będę mógł nim jeździć po mieście. To jest 
niepoważne (nie jestem prawnikiem, ale wydaje mi się, że być może również 
niekonstytucyjne) traktowanie obywateli/konsumentów. Nie można dopuszczać do 
sprzedaży czegoś (w tym przypadku samochodu) i ogłaszać w następnym miesiącu, że 
przedmiotu tego nie wolno będzie używać (w tym przypadku na terenie miasta 
Krakowa). Wzorem mogą być inne działania proekologiczne firmowane przez UE - np. 
wymogi dot. instalacji pieców gazowych (tj. jeśli już ogrzewam dom gazem, będę mógł to 
robić nawet po wprowadzeniu nowego prawa; nie będę mógł natomiast zainstalować 
pieca gazowego w nowo wybudowanym domu - taka sama logika powinna obowiązywać 
także przy wprowadzaniu SCT).

############### Uważam, że nie powinno się wprowadzać SCT w Krakowie. Tego typu rozwiązania, można wdrażać w momencie, w którym komunikacja miejska jest idealna. W tym momencie komunikacja, 
pozostawia wiele do życzenia.

Okres powinien być dłuższy, około 8 lat Uważam, że to pomysł, który klasycznie dotknie najuboższych i jest nietrafiony.

############### Uważam, że SCT powinna zostać ograniczona tylko do Rynku. Skoro dany samochód przeszedł okresowe badanie techniczne nie powinno się uniemożliwiać poruszania nim po mieście, a zwłaszcza 
do krytycznej infrastruktury jak szpitale, przychodnie. SCT powinno obowiązywać wyłącznie na krakowskim Rynku.

Pozytywne badanie techniczne pojazdu. Redukcja podatków (akcyzy i VAT) na nowe samochody. 
Wyjście do producentów samochodów z inicjatywa kredytów 0% na nowe samochody.

Ludzi nie stać na nowe samochody hybrydowe czy elektryczne. Jeśli ktoś jeździ 
dwudziesto letnim samochodem to nie robi tego z przyzwyczajenia, ale z braku kapitału 
na nowszy pojazd. Nie powinno się takich osób też obarczać opłatami, czy 
abonamentami za wjazd do SCT.

Negatywnie. To kolejny podatek nakładany na osoby, które nie stać na nowsze samochody. SCT powinna obowiązywać tylko na krakowskim Rynku, wówczas takie ograniczenia byłyby akceptowalne.

############### Centrum miasta, nie cały obszar Ograniczyć strefę do centrum miasta Standard emisji : nowe Lamborghini a stary Matiz ? Gdzie tu sens? Jestem przeciwny strefie Jak się ma emisja nowego Lamborghini , do starego fiata 126p? Zgadzam się ale na stałe , nie tylko na pięć lat
############### Moja propozycja to granice rynku głównego . Jeżeli strefa obejmie tylko rynek główny każdy dojedzie bez przeszkód gdzie będzie chciał. Norma euro oraz rok produkcji nie powinien mieć znaczenia. Tylko i wyłącznie rzeczywista emisja. Każdy kto ma zarejestrowany samochód w Krakowie, mieszka w nim i płaci podatki 

powinien móc z niego korzystać tak długo jak będzie chciał. Dopiero jak będzie zmieniał 
samochód musiałby spełniać nowe wymagania. 

Jest ok Mieszkańcy Krakowa powinni być zwolnieni bezterminowo! 

############### Strefa powinna być tak wyznaczona by umożliwić dojazdy do szpitali i jednocześnie nie umożliwiać tranzytu przez miasto. Jesli strefa miałaby obejmować cały Kraków, restrykcje powinny być możliwie najłagodniejsze. Czym mniejsza strefa, tym normy mogą być wyższe, przede wszystkim powinno sie zwrócić 
większą uwagę na sprawność układu paliwowego i oczyszczania spalin.

############### Nie powinno być żadnej strefy Powinna być dostępność do wszystkich ważnych miejsc Wyprowadzić z centrum wszystkie instytucje i centra handlowe , umiejscowić je poza granicami administracyjnymi miasta. Wszyscy obywatele Polski są równi wobec prawa I tu jest odpowiedź na parcie do wprowadzenia strefy. Chodzi tylko o pieniądze a nie  obywateli Wszyscy powinni mieć możliwość poruszania się samochodem po drogach publicznych. Nie można dzielić obywateli na grupy bardziej lub 
mniej uprzywilejowane

###############
############### tak - ograniczyć do 1 obwodnicy wszystkie ważne miejsca trzeba wyłączyć EURO1 benzyna

EURO4 diesel
10 lat lub więcej pozytywnie - opłaty 1 zł/h, 10zł/h i 200zł/miesiąc Jak mieszkańcy to tak samo instytucje - mają więcej pieniędzy, nie ma powodu preferować instytucji względem obywateli

############### Tak, należy ją zmodyfikować, a najlepiej całkowicie zlikwidować. Obecne przepisy naruszają podstawowe prawa człowieka i wolność osobistą. Nie każdego stać na zakup nowego samochodu spełniającego 
wymogi, co prowadzi do nierówności i wykluczenia.
Zgodnie z art. 52 ust. 1 Konstytucji RP: 'Każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i pobytu'. 

Ponadto, art. 64 ust. 1 i 2 stanowi: 'Każdy ma prawo do własności, innych praw majątkowych oraz prawo dziedziczenia. Własność, inne prawa majątkowe oraz prawo dziedziczenia podlegają równej dla 
wszystkich ochronie prawnej'. 

Zgodnie z art. 52 ust. 1 Konstytucji RP: 'Każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz 
wyboru miejsca zamieszkania i pobytu'. 

Ponadto, art. 64 ust. 1 i 2 stanowi: 'Każdy ma prawo do własności, innych praw majątkowych oraz prawo dziedziczenia. Własność, 
inne prawa majątkowe oraz prawo dziedziczenia podlegają równej dla wszystkich ochronie prawnej'.

Dla pojazdów z silnikiem Diesla – norma Euro 2.
Dla pojazdów benzynowych – norma Euro 2.

Argumentacja:
Średnia krajowa wiekowa samochodów odpowiada normie Euro 2+. Samochód spełniający tę normę jest dostępny cenowo dla przeciętnej osoby pracującej na etacie, np. w sklepie. 
Pozwala on na codzienne dojazdy do pracy, odbiór dzieci ze szkoły oraz powrót do domu poza granicami Krakowa.

Niestety, pojazdy spełniające normę Euro 6 są znacznie droższe, co czyni je niedostępnymi dla większości zwykłych obywateli. Taki stan rzeczy prowadzi do wykluczenia ekonomicznego 
mniej zamożnych osób, co można uznać za przejaw dyskryminacji.

Moim zdaniem SCT nie powinno nigdy obowiązywać mieszkańców, niezależnie od tego, 
jakie auta posiadają obecnie lub zakupią w przyszłości. Mieszkańcy już płacą podatki za 
różne świadczenia, dlatego mają pełne prawo do swobodnego poruszania się po swoim 
mieście swoim własnym samochodem.

To rozwiązanie jest pozbawione sensu i logiki. Jak to możliwe, że jeśli kierowca zapłaci, jego samochód przestaje truć powietrze, a gdy nie zapłaci, staje się szkodliwy dla środowiska? Czy na pewno 
mówimy tutaj o ekologii, czy raczej o pieniądzach?

Pieniądze wpłacane na konto w żaden sposób nie filtrują powietrza. Wprowadzenie SCT na obszarze Krakowa nie jest uzasadnione, ponieważ narusza prawo do swobodnego poruszania się oraz 
prawo własności.

Zgodnie z art. 52 ust. 1 Konstytucji RP: 'Każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i pobytu'. 

Ponadto, art. 64 ust. 1 i 2 stanowi: 'Każdy ma prawo do własności, innych praw majątkowych oraz prawo dziedziczenia. Własność, inne prawa majątkowe oraz prawo dziedziczenia podlegają równej 
dla wszystkich ochronie prawnej'. 

Ograniczenia tych praw mogą być wprowadzone tylko w drodze ustawy i nie mogą naruszać ich istoty. 

Wprowadzenie SCT może więc budzić wątpliwości co do zgodności z powyższymi gwarancjami konstytucyjnymi.

Mieszkańcy muszą być zwolnieni od SCT na zawsze.

Zgodnie z art. 52 ust. 1 Konstytucji RP: 'Każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru 
miejsca zamieszkania i pobytu'. 

Ponadto, art. 64 ust. 1 i 2 stanowi: 'Każdy ma prawo do własności, innych praw majątkowych oraz prawo dziedziczenia. Własność, inne 
prawa majątkowe oraz prawo dziedziczenia podlegają równej dla wszystkich ochronie prawnej'. 

Ograniczenia tych praw mogą być wprowadzone tylko w drodze ustawy i nie mogą naruszać ich istoty. 

Wprowadzenie SCT może więc budzić wątpliwości co do zgodności z powyższymi gwarancjami konstytucyjnymi.

############### Jeśli strefa czystego powietrza musi zostać wprowadzona to niech dotyczy jedynie rynku a nie całego Krakowa W Każde miejsce powinno móc sie dojechać Co za głupota!!!!!! Co ma rok produkcji samochodu do jego stanu technicznego. Tak rozwiązanie to powinno być zmienione. Dlaczego jako mieszkaniec Krakowa mam 
zostać pozbawiony poruszania się samochodem po Krakowie!!!!!! Samochód przechodzi 
przeglądy techniczne jest sprawny zadbany. Rozumiem że zostanie wypłacona mi 
rekompensata na zakup nowego samochodu która pokryje mi jego sfinansowanie w 
100% 

Rozumiem że jak haracz zostanie opłacony to nagle auto staje się ekologiczne !!!!! Wszyscy mieszkańcy Krakowa powinni być zwolnieni. Samochody "nieokolicznie" same się wymienią z czasem

############### Nie dla sct Nie dla sct Nie dla sct Nie dla sct Nie dla sct Nie dla sct
############### Jeśli juz to strefa powinna obejmować ścisłe centrum (wokół rynku głównego), chociaż moim zdaniem nie powinna być wprowadzona pod żadną postacią. Wymagania strefy sa za wysokie, jeśli samochód jest sprawny technicznie powinien móc poruszać sie po krakowie bez względu na jego rok produkcji oraz norme euro jaką spełnia. Mieszkńcow Krakowa nie powinna obowiązywać strefa. Strefa nie powinna powstawać na całym terenie Krakowa, ewentualnie w ścisłym centrum, żeby każdy mógł poruszać sie po krakowie sprawnym technicznie pojazdem bez względu na to kiedy został 

wyprodukowany.
Dla krakowian wyłączenie powinno być dożywotnie na kazdy rodzaj pojazdu, pojazdy historyczne i zabytkowe powinny mieć możliwość 
wjazdu przez cały rok, nie powinno być to ograniczone liczbą dni.

############### Bardzo mi się podoba
############### SCT należy zlikwidować ogranicza wolność poruszania mniej zamożnych mieszkańców Przedstawiona przez państwa propozycja jest bardzo zła i krzywdzi uboższą część społeczeństwa. Każda norma euro jeśli spełnia wymogi homologacyjne producenta na stacji kontroli pojazdów ma prawo wjechać w dowolne miejsce w krakowie. Jeśli zarządzający Krakowem chcą zabronić wjazdu do Krakowa za lat 5 to niech za te 5 

lat przestaną zabierać podatki osobom które ja płacą do kasy miasta. Nie ma wjazdu nie 
ma podatków.

Rozwiązanie jest fatalne i bardzo złe krzywdzące i dyskryminujące część społeczeństwa Nie zgadzam się z wyłączeniami przedstawionymi przez zarządzającymi krakowem. Nie ma prawa być żadnych wyłączeń.

############### Żadnej strefy! - Od Euro 3. Nie wprowadzać! Źle.
############### Strefa powinna być ograniczona max do 2 obwodnicy (aleje) Nie powinno dotyczyć już zarejestrowanych aut. Źle 
############### BRAK STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU, NIE POTRZEBUJEMY JEJ POZWÓLCIE LUDZIOM DOJECHAĆ WSZĘDZIE A NIE TYLKO DO SZPITALI, NIE DYSKRYMINUJCIE LUDZI KTÓRYCH NIE STAĆ NA NOWSZE 

AUTA
BRAK JAKIEJKOLWIEK NORMY EURO, SKORO AUTO JEST DOPUSZCZONE DO RUCHU TO NIE MACIE PRAWA MU ZABRANIAĆ WJAZDU NIE WPROWADZAJCIE TEJ STREFY PRZESTAŃCIE BYĆ TAK CHCIWI NA NASZE PIENIĄDZE, POZWÓLCIE KAŻDEMU WJECHAĆ AUTEM BEZ DODATKOWYCH OPŁAT, TANKUJĄC NASZE SAMOCHODY I TAK OPŁACAMY REMONTY DRÓG ITD NIE WPROWADZAJCIE TEGO NIE DYSKRYMINUJCIE LUDZI BIEDNIEJSZYCH OD SIEBIE

############### Należy zmniejszyć obszar miasta objęty Strefą Czystego Transportu. Proponuję również wydłużyć czas, w którym strefa powinna zacząć obowiązywać dla mieszkańców miasta Krakowa - obowiązek dla 
mieszkańców powinien powstać najwcześniej w roku 2045. Zdecydowanie powinny zostać również zmienione normy Euro, które będą dopuszczone do jazdy po SCT - ograniczenie dla aut benzynowych o 
normie nie gorszej niż Euro 1 oraz dla aut z silnikiem diesla o normie nie gorszej niż Euro 2.

Zaproponowany obszar wyłączony z granic nowej SCT jest zdecydowanie za mały. Dojazd powinien być zagwarantowany do wszystkich 
Szpitali oraz Uczelni. Zdecydowanie dojazd ten powinien być zapewniony również do wszystkich przychodni na terenie Krakowa, aby 
umożliwić leczenie mieszkańcom województwa. 

Zastosowanie norm Euro nie ma powiązania z realną emisją w strefie. Stare auto jeżdżące mało, wyemituje mniej zanieczyszczeń w centrum niż nowe auto jeżdżące dużo. Aby realnie 
zredukować ilość zanieczyszczeń należy opracować system, który będzie indywidualnie mierzyć ilość produkowanych zanieczyszczeń a nie premiować zwiększenie zanieczyszczeń poprzez 
np. zakup nowego samochodu i używanie go na co dzień zamiast korzystania z komunikacji miejskiej i sporadycznie starszego samochodu. Zakup nowego samochodu z wysoką normą 
Euro zachęci mnie do jazdy po centrum częściej, na dłuższych dystansach bo będę miał potrzebę racjonalizacji dużego wydatku, jazda komunikacja miejską stanie się da mnie bez sensu.

Okres wyłączenia dla mieszkańców Krakowa powinien wynosić minimum 15 lat. 
Dodatkowo nie powinien on dotyczyć posiadanych już przez mieszkańców samochodów, 
jedynie dotyczyć tych które zostaną zakupione po wejściu przepisów o SCT. Zakazanie 
poruszania się mieszkańcom samochodami, które już posiadają jest niedopuszczalne i z 
pewnością zakaz ten będzie ciężki do egzekwowania. 

Wjazd do strefy po wniesieniu symbolicznej opłaty powinien być możliwy. Godzinne rozliczanie jest chyba jedynie urzędniczą utopią - może było by to możliwe w Chinach, ale w Krakowie to raczej 
realnie się nie uda.

Jest to tworzenie klasycznych furtek do obejścia przepisów nagradzających kombinatorstwo. Dlatego strefa SCT nie powinna być 
wprowadzona, albo wprowadzona w bardzo ograniczonym zakresie w samym historycznym centrum miasta ale restrykcyjnie. 

############### Tak, zapoznałem się. Obszar jest skandaliczne duży. Powinien zostać zmniejszony do wnętrza I obwodnicy. Moim zdaniem to nic miastu do tego dokąd ktoś jedzie i którędy, więc obszar poza ścisłym centrum nie powinien być objęty strefą Pojazdy powinny być wpuszczane, jeśli spełniają normę euro do której były homologowane, tj. na podstawie ważnego przeglądu technicznego. Mieszkańcy Krakowa powinni być dożywotnio zwolnieni z ograniczeń.
Rozwiązaniem bardzo dobrym byłoby całkowite nieobowiązywanie strefy jeśli pojazd 
został zakupiony przed wprowadzeniem uchwały o strefie.

Kolejne sięganie do kieszeni kierowców, do tego pogłębiające lukę między zamożnymi a biedniejszymi. Ci, których nie stać na nowy samochód mieliby płacić, a ci których stać płacić by nie musieli... 
Najlepszym rozwiązaniem jest dopuszczenie wszystkich pojazdów nabytych przed wprowadzeniem strefy, a wszelkie ograniczenia powinny obowiązywać pojazdy nabyte po jej wprowadzeniu.

Wyłączenia powinny być bez ograniczeń liczby dni czy wjazdów, dla wszystkich pojazdów wymienionych w ustawie. Zwolnione ze strefy 
ponadto powinny być pojazdy nabyte przed jej wprowadzeniem, również bezterminowo. Wtedy gwarantujemy brak obciążenia mniej 
zamożnych, a przy ewentualnej zmianie samochodu jednak wymuszamy żeby spełniał on normy. Bez zmiany samochodu również wymusza 
to utrzymanie starego samochodu w należytym stanie technicznym, co również przekłada się na zmniejszenie emisji.

############### Ścisłe granice rynku głównego Musi być dojazd do wszystkich miejsc bez wykatku Sct wgl nie powinno dotyczyć mieszkańców Krakowa, osób tutaj zameldowanych i osób 
płacących tutaj podatki.

Kara za brak możliwości zakupu nowego auta ?

############### Uważam, że SCT ni powinna być większa niż zarys Plant. Wszystkie parkingi Park and Ride, szpitale oraz przedszkola. Uważam, że wszystkie auta posiadające aktualny przegląd techniczny powinny mieć możliwość swobodnego poruszania się po Europie. Mieszkańcy nie powinni być zmuszani do Wymiany samochodów. Unia Europejska na 
bieżąco wprowadza nowe wymagania i stare auta znikną z ulic z biegiem czasu. Prawo 
nie może działać wstecz!

Zawsze lepiej mieć tą możliwość niż nie mieć. Jednak jest to kolejna kwestia podważająca wiarygodność dążenia ZTP do celu jakim teoretycznie ma być czystsze powietrze. 

############### nalezy zmodyfikowac
całe miasto objeta dla diesla Euro 4 i Euro 3 dla bernzyny.
Wtedy nastapiła najwieksza redukcja zanieczyszczen

Wszystkie szpitale, zespół kościelny - Centrum Jana Pawła II oraaz Sankturarium Bożego Miłosierdza w Łagiewnikach, wszystkie P&R 
powinny miec dojazd mozliwy od kazdej strony.
Brak dojazdu do p&r Mydlniki, brak dojazdu do szpitala na Garncarskiej, szpitala JP2, Narutowicza, MSWiA i Strzeleckiej, brak 
dojsazdu do p&r krowodza gorka

Euro 3 dla ZI i Euro 4 dla ZS, wtedy nastapiła najwięklsza redukcja zanieczyszczen albo wszyscy od razu, ablo wcale auto nie ekologiczne po opłacie jest eko Wieksze ulgi dla pojazdów zabuytkowych, włączenie w zakaz pojazdów specjalnych z wyjatkiem strazy, policji, pogotowia i wojska

############### Granica strefy w obrębie Rynku Głównego. Euro 4 dla diesla oraz euro 3 dla benzyny bez względu na wiek podjazdu. Wyłączenie do śmierci technicznej pojazdu. Dyskryminacja!!!
############### Jestem zdecydowanie przeciwny wprowadzaniu SCT w jakiejkolwiek formie. Skoro auto którym się poruszam przechodzi obowiązkowy przegląd techniczny powinno mieć prawo do swobodnego poruszania się. 

Czy gminy ościenne powinny wprowadzić opłaty dla Krakowian przyjeżdzających na weekend np. pospacerować w dolinach Jury? 
Uważam że SCT to bardzo zła propozycja.. Ideologiczna... zupełnie bez sensu... Co z ruchem powietrznym w Balicach? Samoloty nie 
emitują zanieczyszczeń? Co z przybyszami zza wschodniej granicy? Czy auta na blachach ukr przechodzą już obowiązkowe badania 
techniczne? 

Uważam, że to coroczne badania techniczne powinny eliminować złom z naszych dróg, a nie jakieś wyimaginowane zakazy... Życzyłbym sobie żeby Państwo zachęcało mnie do czegoś, a 
nie ciągle wymagało i zakazywało... Chciałbym zaproponować, aby wszyscy urzędnicy Krakowa, zrezygnowali z aut i zaczęli poruszać się rowerami. Mamy już pełno rowerowych absurdów 
np na ul Dietla.. Były 2 pasy w każdą stronę, jest jeden zakorkowany pas i pusta ścieżka rowerowa. Dalej urzędnicy do boju na rowery... w zimie, jesienią... Dajcie przykład... !!

Całkowita likwidacja SCT... Czyli wg Państwa są równi i równiejsi... Mieszkańcy Krakowa 
będą mogli jeździć starymi trupami, a ościennych gmin będą musieli płacić... Ja to 

Pamiętajcie ze kadencja szybko minie.. zobaczycie co myślimy o waszych pomysłach przed następnymi wyborami... Uważam, ze Urzędnicy Krakowskiego Magistratu i innych urzędów w Krakowie w pierwszej kolejności powinni zostawić swoje auta w 
garażach i przesiąść się na rowery... Dać przykład... z drugiej strony jak można bredzić o elektryfikacji transportu bez modernizacji sieci 
przesyłowych czy budowy nowych elektrowni... Atomowych? Jak zielona energia atomowa ma się do składowania odpadów 
radioaktywnych? Ha? Emisja CO2 z węgla.. Jak to się ma w Polsce do powierzchni i lasów? 

############### Strefą powinno być objęte ścisłe  Centrum Krakowa. Pozostałe dzielnice takie jak Bronowice, Prądnik Biały, Prądnik Czerwony powinny 
być dostępne dla każdego. Dzielnice objęte strefą SCT powinno się rozszerzać stopniowo. 

Powinni być zwolnieni z opłaty mieszkańcy z pobliskich okolic, którzy dojeżdżają do pracy do Krakowa codziennie. 

############### Granice strefy powinny umożliwiać pozostawienie pojazdu niespełniającego wymogów na parkingu park and ride przy pętli tramwajowej. Np od strony ul. Balickiej parking Mydlniki Wapiennik powinien być 
poza strefą SCT.

Park and Ride Mydlniki Wapiennik,
Okolice Ikea na wjeździe od Olkusza

Dla Diesli powinna obowiązywać norma EURO 5 co najmniej przez 2 lata od wprowadzenia uchwały, aby właściciele mieli czas zmienić pojazd. Poprzedni projekt zakładał EURO 5, i jeśli ma 
to być zmienione to trzeba wprowadzić co najmniej 2letni okres przejściowy dla wszystkich, nie tylko mieszkających w Krakowie, ale również pracujących w Krakowie i mieszkańców 
powiatu ziemskiego. Są oni ekonomicznie związani z Krakowem. 

Reguły powinny być jednakowe dla wszystkich. Wielu ludzi pracuje w Krakowie a mieszka 
w powiecie krakowskim i dla nich wprowadzenie ograniczeń  jest krzywdzace. 

Pojazdy osób z powiatu krakowskiego ziemskiego, pracujących w Krakowie lub dowożących dzieci do szkół. 

############### SCT nie powinno być wcale. W każde miejsce powinno dać się wjechać. Doświadczenie Niemców - rezygnują ze stref czystego transportu. 15 lat - ludzie nie mają pieniędzy na nowe samochody.
############### Najlepiej jak najmniejsza strefa Jako student, który nie jest zameldowany w Krakowie. Mam auto diesel 2009 rok i jeżdżę nim regularnie do domu i do Krakowa, ponieważ parę rzeczy to na mnie wymusza. Jeśli STC 

wejdzie w obecnej formie to albo będę musiał zmienić auto i grubo dopłacić żeby mieć diesla z rocznika 2014. Ewentualnie będę musiał przesiąść się na benzynę gdzie przy długich trasach 
koszty jazdy wzrosną mi ogromnie 

Koszt 500 zł dla studenta miesięcznie jest nie do zaakceptowania. Będę musiał jeździć znów pociągami długimi godzinami lub autobusami gdzie będę tracił tygodniowo dodatkowe kilka godzin na 
wyjazd i dojazd do Krakowa ponieważ dosyć często jestem zmuszony być poza Krakowem

############### Powinna zostać ograniczona obszarem I obwodnicy (ścisłego centrum). Dla każdego powinny dostępne być miejsca postojowe w pobliżu firm, biurowców, ogólnie rzecz mówiąc - miejsc pracy, które w dużej 
mierze są zlokalizowane w obrębie II obwodnicy Krakowa. 

Norma Euro 4 dla silników Diesla może być uznana za wystarczające ograniczenie emisji w strefach czystego transportu ze względu na jej znaczący wpływ na redukcję zanieczyszczeń oraz 
korzyści ekonomiczne i technologiczne. Wprowadzenie normy Euro 4 w 2005 roku przyniosło istotne ograniczenie emisji tlenków azotu (NOx) w porównaniu z wcześniejszymi normami, 
zmniejszając dopuszczalny poziom z 0,50 g/km do 0,25 g/km. Jednocześnie zredukowano emisję cząstek stałych (PM) z 0,05 g/km do 0,025 g/km, co miało duży wpływ na ograniczenie 
zanieczyszczenia pyłowego – jednego z głównych zagrożeń dla zdrowia.

Pojazdy spełniające normę Euro 4 są szeroko dostępne na rynku wtórnym, co czyni je atrakcyjnymi pod względem ekonomicznym. Ich zakup oraz eksploatacja są tańsze w porównaniu z 
pojazdami spełniającymi wyższe normy, takie jak Euro 5 czy Euro 6. Dodatkowo silniki Diesla zgodne z Euro 4 są mniej skomplikowane technologicznie, co przekłada się na niższe koszty 
serwisowania i eksploatacji, a także mniejszą awaryjność. Dzięki temu większa liczba mieszkańców mogłaby przesiąść się z samochodów spełniających podstawowe normy Euro 1-3 na 
bardziej ekologiczne Euro 4.

Technologia zastosowana w tych silnikach pozwala na osiągnięcie dobrego balansu między wydajnością a niskim poziomem emisji, co czyni je odpowiednim wyborem dla użytkowania w 
miastach. W przeciwieństwie do pojazdów spełniających normę Euro 6, silniki z normą Euro 4 nie wymagają zaawansowanych układów redukcji emisji, takich jak SCR z użyciem AdBlue, co 
upraszcza ich użytkowanie i obsługę. 

Wprowadzenie normy Euro 4 jako wymogu w strefach czystego transportu mogłoby przynieść długoterminowe korzyści środowiskowe. Redukcja emisji w porównaniu z pojazdami 
starszymi (Euro 1–3) znacząco zmniejszyłaby ilość szkodliwych substancji w powietrzu miejskim, jednocześnie pozwalając na stopniowe przejście na bardziej ekologiczne środki 
transportu. Dzięki temu użytkownicy starszych samochodów mieliby czas na dostosowanie się do nowych wymogów, co zminimalizowałoby negatywne skutki społeczne i ekonomiczne.

Euro 4 stanowi rozsądny kompromis między ochroną środowiska a realiami społeczno-ekonomicznymi. Wyższe normy, takie jak Euro 6, wymagają stosunkowo nowych pojazdów, co 
może być dużym obciążeniem finansowym. Ustanowienie Euro 4 jako minimalnego standardu pozwoliłoby uniknąć wykluczenia społecznego osób, które nie mogą sobie pozwolić na 
zakup droższych samochodów. Jednocześnie norma ta wpisuje się w dążenie do stopniowego ograniczania emisji i może być traktowana jako etap przejściowy w kierunku bardziej 
ekologicznych rozwiązań, takich jak pojazdy elektryczne czy hybrydowe.

Osoby dojeżdżające spoza Krakowa, często wykluczone komunikacyjnie, nie mają 
możliwości dojechać do miejsca pracy inaczej niż własnym środkiem transportu. W 
pobliżu większości takich miejsc (np. pod biurowcami) zbudowane są liczne parkingi dla 
takich właśnie osób. Mieszkańcy Krakowa mogą liczyć na mnogie udogodnienia 
(komunikacja miejska - autobusy i tramwaje), których ludzie dojeżdżający są pozbawieni. 
Wprowadzenie okresu wyłączenia dla mieszkańców Krakowa jest wysoce 
niesprawiedliwe, ponieważ uderza podwójnie w przyjezdnych. Należy nadmienić, że 
osoby pracujące w Krakowie, a dojeżdżające, również dokładają się do miejskiego 
budżetu swoją pracą czy zakupami wykonywanymi w mieście. 
Okres wyłączenia powinien obejmować przede wszystkim osoby spoza Krakowa. 

Możliwość wniesienia opłaty za wjazd do strefy dla samochodów niespełniających norm emisji to rozwiązanie, które podważa cele środowiskowe, wprowadza niesprawiedliwość społeczną, utrudnia 
wdrożenie systemu i osłabia motywację do zmiany na bardziej ekologiczne środki transportu. Zamiast tego należy skupić się na bardziej sprawiedliwych i długoterminowo skutecznych 
rozwiązaniach, które przyczynią się do realnej poprawy jakości powietrza w miastach, jednocześnie nie wykluczając komunikacyjnie odciętych mieszkańców podkrakowskich miasteczek i wsi, a także 
nie doprowadzając do upadków rodzinnych budżetów przez konieczność zakupu nowego samochodu. 

-

############### Granice SCT powinny zawierać się w ścisłym centrum miasta, absurdem jest obejmować nią całe miasto. Strefa nie powinna obejmować całego miasta a jedynie ścisłe centrum oczywiście z wyłączeniem szpitali. Przykładowo często samochody o roku modelowym 2005 spełniają normy euro 4 mimo iż są fizycznie wyprodukowane w 2004 roku, mimo to algorytm przydziela kategorię EURO3 i taki 
mieszkaniec będzie miał ogromny problem w zebraniu dokumentów i aktualizacji danych swojego używanego pojazdu. Dlatego rok produkcji powinien być o 1 rok przesunięty Czyli euro 4 
lub rok 2004

Kwota nie powinna przekraczać 100 zł miesięcznie w innym wypadku będzie to skok na kieszeń najbiedniejszych.

############### Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu. Wyrażam swój sprzeciw dla nabijaniu kieszeni dealerów i drenowanie kieszeni ludzi, których nie stać na nowe auta z salonu. Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu. Wyrażam swój sprzeciw dla nabijaniu kieszeni dealerów i drenowanie kieszeni 
ludzi, których nie stać na nowe auta z salonu.

Te wymagania nie są logiczne. Mniejsze auto wydziela mniej zanieczyszczeń niż wielki SUV. Auta o mniejszym silniku, z mniejszą mocą wydzielają mniej zanieczyszczeń. Proponowanie 
nowych aut to produkcja elektrośmieci, drenowanie ekosystemu z pierwiastków, paliw kopalnych i energii. Produkcja nowego auta elektrycznego wydziela więcej zanieczyszczeń niż 
wymiana elementów eksploatacyjnych w starszych autach. Sprzeciwiam się strefie czystego transportu jako narzędzia lobbingu dla wybranych grup społecznych. 

Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu. Wyrażam swój sprzeciw dla 
nabijaniu kieszeni dealerów i drenowanie kieszeni ludzi, których nie stać na nowe auta z 
salonu.

Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu. Wyrażam swój sprzeciw dla nabijaniu kieszeni dealerów i drenowanie kieszeni ludzi, których nie stać na nowe auta z salonu. Proponowane 
rozwiązanie to dyskryminacja ludzi ze względu na status społeczny i nie ma to miejsca w konstytucji naszego kraju.

Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu. Wyrażam swój sprzeciw dla nabijaniu kieszeni dealerów i drenowanie kieszeni ludzi, 
których nie stać na nowe auta z salonu. Proponowane rozwiązanie to dyskryminacja ludzi ze względu na status społeczny i nie ma to 
miejsca w konstytucji naszego kraju.

############### Ścisłe centrum miasta czyli rynek. W jaki sposób będzie to weryfikowane? Mam wziąć zaświadczenie ze szpitala że miałem wizytę żeby nie dostać mandatu? Rok produkcji jest za wysoki. Powinny być normy euro 2 dla benzyny i euro 4 dla diesli Uważam że taki okres powinien być dla wszystkich. Bardzo dużo ludzi musi odłożyć na 
auto spełniające wymagania ,a nie każdy ma możliwość zaciągnięcia kredytu ( brak 
zdolności bo np. mają kredyt hipoteczny).

Absurd . Jest to rozwiązanie idiotyczne.

############### Należy ją wycofać i zaniechać wprowadzania SCT! Całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich zarejestrowanych pojazdów co najmniej na obecnych zasadach, a najlepiej powinno 
się zwiększyć dostępność ulic, znosząc wprowadzone jakiś czas temu zbędne, szkodliwe i generujące większe korki ograniczenia, jak 
np. na ulicach Św. Idziego i Podzamcze.

Posługiwanie się rocznikiem pojazdu lub normą Euro wpisaną w homologacji pojazdu jest z technicznego puntu widzenia NONSESNEM!!!  Emisja zależy przede wszystkim od ilości 
spalanego paliwa, a ta z ilości pokonywanych kilometrów. Są samochody, które pokonują 400 kilometrów rocznie. Przykład z życia wzięty: samochód mojego dziadka - od przeglądu do 
przeglądu przez rok wyszło mu ostatnio czterysta kilometrów, a przez ostatnie 16 lat przejechał łącznie ok. 20 tys. km - słownie: dwadzieścia tysięcy kilometrów przez szesnaście lat. A są 
samochody, np. taksówki lub inne zarobkowe, które 400 kilometrów przejeżdżają w jeden dzień! Kolejne czynniki to sposób pokonywania tych kilometrów (jazda płynna, korki), stan 
techniczny konkretnego pojazdu. Samochody z homologacją Euro1, a nawet wyprodukowane przed pierwszą normą Euro mogą niejednokrotnie spełniać wymagania późniejszych norm 
(sam mam pojazd z 1991 roku, który fabrycznie został wyposażony w 2 katalizatory - podczas kontroli policyjnej po pomiarze analizatorem spalin, policjant przyznał, że samochód spełnia 
wymagania z XXI wieku. I odwrotnie - są samochody współczesne, które nie spełniają nawet starszych wymagań - niejednokrotnie widzi się kilkuletnie samochody puszczające chorobliwy 
dym z rury wydechowej. Raport NIK sprzed kilku lat wyraźnie pokazuje, że średnie realne emisje na kilometr z pojazdów o różnych normach Euro są o wiele bardziej zbliżone niż by to 
wynikało z samych norm (przebadano kilkadziesiąt tysięcy pojazdów). Generalnie im nowsza norma Euro, tym mniej realne są jej wartości w porównaniu z faktyczną emisją.

Należy w ogóle wycofać się z zamiaru sprowadzenia SCT w Krakowie! Jest chore i szkodliwe - jak cały pomysł i projekt uchwały! Wszystkie legalnie zarejestrowane pojazdy z ważnym badaniem technicznym powinny mieć swobodę poruszania się po całym mieście! 
Proszę pamiętać, że wymiana pojazdów na nowsze następuje i tak samoczynnie: w 2000 roku średni rocznik pojazdu był ok. 1990 (jeździło 
mnóstwo samochodów gaźnikowych i bez katalizatorów) i wszystkie samochody były z XX wieku. Obecnie średni rocznik to ok. 2010, a 
pojazdy z XX wieku stanowią już margines ilościowy, a dodatkowo na pewno pokonują rocznie mniej kilometrów niż współczesne 
samochody (proszę sprawdzić w CEPiK!). Samochody gaźnikowe i takie, które fabrycznie nie miały katalizatora to już margines marginesu i 
one nie mają dzisiaj praktycznie żadnego znaczenia dla jakości powietrza w mieście. Można przewidywać, że za 10 lat średni rocznik to 
będzie ok. 2020. Wasz "problem" rozwiąże się więc sam! Proszę pamiętać, że jeśli jakiś samochód ma 30 lat i do dzisiaj jest sprawny 
technicznie, to znaczy, że relatywnie mało jeździł (a więc mało emitował/emituje!). Prawdopodobnie był i jest też po prostu zadbany, a to 
jest bardzo prośrodowiskowe podejście - zamiast wyrzucać na śmietnik stare i produkować nowe, szanować i długo eksploatować stare. I 
dotyczy to oczywiście nie tylko samochodów! 

PS. Sugeruję dymisję dyrektora ZTP Łukasza Franka. Bubel jakim jest tzw. Strefa Czystego Transportu to wystarczający powód, by w końcu 
zmienić dyrektora ZTP na kogoś bardziej kompetentnego i bardziej służącego interesom mieszkańców.

############### Obszaru ani samej idei strefy czystego transportu nie należy modyfikować. Należy ten populistyczny, pseudoekologiczny pomysł podyktowany glupotą klimatyzmu zarzucić póki jest na to pora. Utworzyć 
symboliczną strefę na Rynku Głównym i zakończyć ten cyrk. To niczego nie zmieni, widać po miastach Zachodnich, które odchodzą od tego głupiego pomyslu. Ale my, zamiast uczyć się na błędach, jesteśmy jak 
zwykle 100 lat za murzynami. Jakim prawem włazicie mi z butami do garażu? Jakim prawem ograniczacie moje konstytucyjne prawo do rozporządzenia własnością prywatną? Stać mnie na takie a nie inne 
auto. Chcecie, żebym jeździł innym - kupcie mi takowe.

Cały Kraków. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego. Nie macie prawa ograniczać wolności obywateli, a jeżeli już chcecie, aby 
jeździło takimi samochodami, a nie innymi to im je kupcie.

Spełniana norma jak i rocznik nie mają tu żadnego znaczenia. 30-40 letnie diesle, po zamontowaniu katalizatorów i dpf spełniają ostrzejsze normy aniżeli nowe silniki. To jest kpina. Jedyny 
wyznacznik to właściwa emisja każdego samochodu sprawdzana przy okazji kontroli na stacji diagnostycznej raz w roku. Poza tym w buty se wsadźcie tę strefę: nikomu nie jest potrzebna, 
nic nie zmienia a i nikogo nie uszczęśliwi poza waszymi podstawionymi w stylu białoruskim mitycznymi mieszkańcami.

Powinno. Strefa nie ma prawa działać wstecz, wszystkie nabyte i uprawnione do jazdy w 
trakcie uchwalania uchwały samochody powinny mieć prawo jeżdżeniw do ich 
technologicznej śmierci lub sprzedaży. Tak jak obiecywał w kampanii Miszalski. Niea 
zgody na ograniczanie dysponowania własnością prywatną! Mam samochód benzynowy 
z 2004 spełniający norme EURO3 i będę nim jeździł tak długo, jak będę chciał. Niejeden 
diagnosta już stwierdził, że takie samochody mają czyściejsze spaliny nóż nowe, 
dławione aura z kartonu.

Głupota. Tak samo jak limit 50 wjazdów dla pojazdów zabytkowych. Czy wyście się z choinki urwali? Jak ktoś zabytkowym jeździ na codziec to co? Ma jeździć do pracy czy na zakupy przez 1/7 roku? 
Ma se losować kiedy? Ludzie, z kim wy żeście się na rozumy pozamieniali? Z tymi co się kleją do asfaltu? Dajecie się robić w balona klimatycznym oszołomom i w imię ich chorych teorii chcecie 
ciemiężyć mieszkańców miasta. A taki **** jak trąba słonia!

Śmiech!

############### Ścisłe centrum tj. Rynek i uliczki wokół do I obwodnicy (Basztowa, Westerplatte, Gertrudy itd.) Jednocześnie ten senior nie będzie mógł korzystać z auta w ogóle na terenie Krakowa. Chyba że zapłaci 500 zł? Moja propozycja jest taka żeby wesprzeć biednych w kupnie ekologicznych pojazdów. Jeżdżę nowym autem z silnikiem 5,7 litra HEMI i będę mógł spokojnie się poruszać po mieście 
spalając jednocześnie 25-30 litrów/100km. Ale dojeżdżający do pracy na magazynie ojciec trójki dzieci, którego stać na starego diesla będzie musiał wstawać 2h wcześniej żeby dojechać 
komunikacją miejską. 

W projekcie powinny być zaproponowane dodatki socjalne do kupna nowego “eko” 
samochodu i ewentualne odszkodowania za ograniczanie swobód obywateli.

Wtedy te samochody będą ekologiczne? To albo juz wykluczcie tych biedaków (co mnie to, za 5 lat też zmienię mojego SUVa z V8 na podobny litraż i ilość cylindrów), albo dajcie ludziom spokój i 
pomóżcie w kupnie nowych samochodów.

Pojazdy osób posiadających dochód poniżej przeciętnego wynagrodzenia w danym roku, bo ich nie będzie stać na zmianę auta. A jak dalej 
jesteście tacy pro rodzinni, to też osób z rodzin wielodzietnych z terenu całego kraju. 

############### Powinno być zakaz wjazdu tylko do najstarszej części miasta Dlaczego nie do wszystkich park and ride. Nie sprecyzowano kto jest mieszkańcem Krakowa , pracuje w Krakowie l, place tam 
podatki ale nie mieszkam w Krakowie. I co teraz. 

Po roku płacenia abonamentu będzie to większą opłata niż wartość większości samochodów które jeżdżą po Krakowie Jak wyżej 

############### DK79 jako alternatywa dla nowej obwodnicy północnej. Ul. Jasnogórska, i DK7 jako łącznik z DK 79 i ewentualna droga alternatywna Uważam, że ten okres jest zbyt długi. 2 lata wyłączenia powinny być wystarczające. Z okresem do maksymalnie 2030r.
############### Należy odstąpić od pomysłu wprowadzania SCT w Krakowie.
############### Nie powinno być w ogóle Strefy! Nie powinno być w ogóle Strefy! Nie powinno być w ogóle Strefy! Nie powinno być w ogóle Strefy, nigdy! Nie powinno być w ogóle Strefy! Rozwiązanie nie do zaakceptowania. Dlaczego pieniądze mają jakikolwiek wpływać na prawo do "emisji". Nie powinno być w ogóle Strefy! 
############### Jeśli chcecie wprowadzić strefę czystego transportu to dla Krakowian wyjeżdżających z miasta Krakowa też powinna być opłata że jadą do gmin ościennych i zanieczyszczają spalinami nasze powietrze, niech to 

działa w dwie strony! Osoby które wjezdzaja do miasta MPK powinno być za darmo za okazaniem dowodu rejestracyjnego
Sklepy wielometrazowe typu Kaufland, różne Galerie, Ikea, Decathlon,kina, teatry,apteki.Po za tym wszystkie przychodnie i punkty 
medyczne nie ważne czy na NFZ czy prywatnie, DPS.

5 lat to powinno być dla tych co wjeżdżaja do miasta. Krakowianie mają wszędzie blisko 
nie potrzebują samochodów, niech poruszają się MPK.

############### Jestem przeciwny strefie czystego transportu w moim mieście. Park and ride nowy Płaszów, park and ride ruczaj, wszystkie park and ride. Idiotyczne ograniczenia w kraju gdzie średni wiek pojazdu to ponad 15 lat. Urzędnicy są odklejeni. Wyłączone powinny być wszystkie pojazdy obecnych mieszkańców aż do 
wyeksploatowania pojazdu i zezłomowania. 

Patologiczne zdzieranie forsy z najbiedniejszych. Bogaci jeżdżą nowymi samochodami spełniającymi wszelkie normy.
Jak zawsze zdziera się z najbiedniejszych. 

Wszystkie pojazdy będące w posiadaniu mieszkańców Krakowa do momentu wprowadzenia strefy. Wtedy naturalnie wymieni się flota 
pojazdów mieszkańców. 

############### Jestem przeciw strefie, bo jest to nie poparte rzetelną wiedzą prześladowanie posiadaczy sprawnych legalnie jeżdżących pojazdów. Ale skoro jest głupia ustawa, to ograniczcie ją do I obwodnicy i dajcie 
normalnym ludziom spokój.

To zła propozycja. Ograniczyć tą strefę do I obwodnicy. Strefa ograniczona do I obwodnicy. Dla diesli euro 5. Auta zabytkowe bez ograniczeń. Zmienić na 10 lat. Jesteście hipokrytami, bo widać, że chodzi wam o dojenie ludzi na kasę. Pojazdy zabytkowe powinny być wyłączone spod tych durnych szykan. Skoro są wpisane do rejestru zabytków to mamy je złomować? To 
może zaczniecie burzyć zabytki bo nie spełniają durnych unijnych norm??

############### Stare miasto, rynek i okolice najbliższe Całe miasto powinno być dostępne Norma brana podczas przeglądu okresowego samochodu a nie tego co jest wbite, są starsze samochody które spokojnie spełniają wyższe normy niz te które zostały wpisane do cepik jak i 
są również takie które spełniają dużo gorsze normy niz te co mają wbite w dowód 

Możliwość użytkowania samochodów które mają dopóki są dopuszczone do ruchu, 
dopiero nowe samochody które zakupią niech mają już wyznaczone normy 

Czysty skok na pieniądze Policjanci, żołnierze, personel medyczny, nauczyciele, strażacy, rodzice dzieci uczących się w Krakowie a mieszkających poza miastem 

############### Mija się z celem pr Precz że strefą Euro 1 Precz ze strefą Nie dla strefy Nie dla strefy 
############### Granicą powinna być 2. Obwodnica (z wyłączeniem jej samej) Proponowany obszar jest nie do zaakceptowania. Euro 4 dla diesla, Euro 1 dla benzyny 10 lat wyłączenia dla wszystkich mieszkańców Krakowa i dożywotnie dla mieszkańców 

strefy 
Za darmo poza godzinami szczytu i w weekendy dla mieszkańców Krakowa i aglomeracji Samochody historyczne bez limitu, minimalny wiek 26 lat 

############### Zredukować do zera-tak jak Niemcy To świetny pomysł, należy go rozszerzyć do terenu całego Krakowa. Według najlepszego w kraju eksperta od emisji z firmy CMD Smith 
większość zimowej emisji Pm2,5 i Pm10 to zmielony kołami piasek i sole przeciwmrozowe. Elektryki mielą je nawet skuteczniej niż np. 
Seicento prowadzone przez samotnego tatę autystycznego dziecka z mizofonią i nadwrażliwością słuchową (czyniacą z dowozu 
dziecka autobusem bezsensowny koszmar).

Jest to przepis doskonale wykluczający najuboższych i jako taki interesująco wygląda z perspektywy konstytucji. Są stare silniki, które pod wzgledem emisji mają konkurencyjne wyniki co 
te spełniające normy Euro, ale z powodu zwykłej chronologii tych norm.nie posiadające. 

W ciągu 5 lat najubożsi mieszkańcy Krakowa potrzebujący auta np. do transportu 
chorych członków rodziny na terapię, zarobią sobie na nowy? Dopłata do opieki nad 
dzieckiem z zaburzeniami neurorozwojowymi nieco wzrosła, ale czy w całości ma być 
wydana na nowsze auto a nie na jego rehabilitacje? A co z niskobudżetowymi firmami 
robiacymi remonty umożliwiające korzystanie z łazienek staruszkom na granicy 
osteoporozy/ degeneracji stawu biodrowego? Czy ekipa ma wozić zaprawę i najtańsze 
płytki tramwajem? Czy podnieść ceny staruszkom? Czy macie prognozy 5 letnie 
wzrostów emerytur, które skompensują te podwyżki? Co z osobami cierpiacymi na lęk 
społeczny, mizofonię, zaburzenia przetwarzania słuchowego (APD), Autyzm dla których 
jazda autobusem (a nawet MTON) to bariera nie do przeskoczenia. Czy macie pewne 
prognozy, że w ciągu 5 lat pojawi się skuteczna terapia dla nich wszystkich.
Nie mówię nic o zagrozeniu epidemiologicznym, które zmniejsza się gdy chora osoba 
dojedzie prywatnym (nawet i bez nirmy Euro) autem do specjalisty.

To rozwiązanie jest doskonałe, bo wyrażnie pokazuje o co tutaj chodzi. Osoby, mające pod opieką dzieci autystyczne i z ADHD, osoby starsze, osoby najuboższe, posiadacze aut o zmierzonych niskich emisjach, 
niskobudżetowe firmy budowlane po udowodnieniu 5 remontów rocznie dla najuboższych/emerytowanych mieszkańców, posiadacze JDG 
poniżej progu dochodów równego najniższej krajowej (bo inaczej STC może doprowadzić do zmniejszenia rstanowisk pracy 
pozostawiających podatki w Polsce). Oczywiście po zablokowaniu możliwości pracy takie osoby zawsze mogą pójść do pracy korporacji, 
która skutecznie optymalizuje podatkowo i zostawia absolutne minimum CITu w kraju, a jak koszt pracy wzrośnie to zamyka zakład jak na 
przykład ostatnio koncern samochodowy Stelantis.

############### Nie Każdy samochód obecnie zarejestrowany w Krakowie ma prawo jeździć po całym Krakowie Tak
############### Uważam, że nie powinno się wprowadzać strefy czystego transportu. Jest to wykluczenie osób z okolicznych gmin, których nie stać na wymianę samochodu na nowszy. Jestem przeciwna wprowadzaniu STC w Krakowie Jestem przeciwna wprowadzaniu STC w Krakowie Jestem przeciwna wprowadzaniu STC w Krakowie Jako wykluczające dla osób nie zamożnych. Nie powinno być ograniczeń wjazdu dla żadnych pojazdów, jest to wykluczenie i absurd nie mający nic wspólnego z ekologia. Jest to 

ograniczenie wolności obywatelskich i kolejna próba wyciągnięcia pieniędzy od ludzi.
############### Strefa może być w starym mieście Nie jest dobrą propozycją 

Ponieważ ogranicza ludzi mniej zamożnych 
Są zbyt wygórowane Minimum 10 lat Totalna porażka 

Chodzi tylko o pieniądze 
Samochody benzynowe oraz LPG euro 2

############### Wyłącznie ścisłe centrum w ostateczności. Bez sensu Badanie aktualnych emisji spalania danego auta, nowe samochody z euro 6 mają większą emisję niż wiele samochodów z euro 3 lub 4... Mieszkańcy Krakowa powinni być całkowicie wyłączeni spod wymogów SCT, życie w 
Krakowie jest wystarczająco drogie i ludzi nie będzie stać na samochody warte ponad 50 
tyś. złotych.

Czyli jednak chodzi o pieniądze,  a nie ekologię. Powinno się brać pod uwagę emisję Co² g/km a nie zależne od normy euro...

############### Tak. Jest absurdalna. Tak Euro 4 dla diesla i benzyny lub auta 2005r i młodsze 7 lat Weterani wojenni 
############### Pierwsza lub drugą obwodnica Dla każdego jest inne miejsce ważne z różnych powodów życiowych badania okresowe i dopuszczenie do ruchu Do śmierci technicznej Więc za myto można smrodzić Jeżeli mieszkaniec miasta kupował samochód nikt go nie informował że nie będzie mógł z niego korzystać więc dlaczego ma być 

pozbawiony tego prawa 
12.24.24 0:24:40 Tylko ścisłe centrum granicą planty.
12.24.24 0:27:32 Nie powinno być SCT, jak ignoranci i lobbyści tak bardzo chcą ją wprowadzić to niech jedynie w graniach starego miasta To jest skandal że osoby mniej zamożne które nie będzie stać na nowy samochód nie bedzie jak miał się dostać do setek ważnych 

miejsc dla ludzi w mieście. Szkoły, Uczelnie, Szpitale i ośrodki zdrowia, urzędy staną się ciężką wyprawą tylko i wyłącznie przez 
totalnych idiotów 

Nie powinno być żadnych ograniczeń Wszyscy powinni dostać taką możliwość, inaczej powinno się wprowadzić w takim razie 
zakaz wyjazdu poza granice Krakowa dla tych mieszkańców 

Oczywiście powinny wjeżdżać bez żadnych opłat Niewiarygodny debilizm stworzony przez lobbystów i oderwanych od rzeczywistości ludzi 

12.24.24 1:18:56 tak należy zmodyfikować do 1 obwodnicy tj Aleje 3 wieszczy Strefa tylko w ścisłym centrum Parametry są bardzo wyśrubowane to absurd EURO 5 dla diesli jest akceptowalne w większości stref w Europie a w Krakowie ma być euro 6?  To lobby aby kupować nowe auta nie 
związane z ekologią

To nie zgodne z Konstytucją, dlaczego ktoś z poza Krakowa nie będzie mógł wjechać a 
krakowianin będzie mógł - to jawna dyskryminacja.

Jawna dyskryminacja nie zgodna z konstytucją tylko opłaty, ludzie będą się sądzić i tyle to jest zupełnie bez sensu Zwalniała to mama w szkole z ostatniej lekcji, kto ma auta zabytkowe z tablicą to nie ma opłat SCT - nie dotyczy zabytków, pozostałe auta 
muszą być traktowane jednakowo, bez podziału na auta specjalne itp,  MPO ŚMIECIARKI, MASZYNY BUDOWLANE, BUSY POLICJA STRAŻ 
POGOTOWIE  ITP NA TAKICH SAMYCH ZASADACH niw ma równych i równiejszych - albo nie wprowadzać żadnej SCT.

12.24.24 2:50:47 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

12.24.24 2:51:07 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.24.24 2:51:22 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.24.24 2:51:40 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni

12.24.24 2:51:56 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.24.24 2:52:28 Pierwsza obwodnica Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.24.24 2:52:47 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.24.24 2:54:37 Pierwsza obwodnica Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.24.24 2:54:54 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.



12.24.24 2:55:11 Od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.24.24 2:55:31 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni

12.24.24 3:07:59 Proponuję II obwodnicę jako granicę strefy. Na zachodzie Europy takie strefy obejmują głównie centra miast, a nie całe miasta! szczególnie tak duże jak Kraków. Po około 6 latach można przesunąć granice do III 
obwodnicy,

Cały obszar poza II obwodnicą (ewentualnie za 6 lat III obwodnicą) powinien być dostępny.  Generalnie niskoemisyjne silniki zaczynają się od Euro 2 dla samochodów benzynowych i Euro 4 dla diesli, natomiast trochę takie rozróżnienie nie ma sensu, bo ktoś może przejechać 
1000 km po Krakowie nowszym autem i wyemituje dużo więcej spalin niż ktoś kto przejedzie starszym samochodem 50 km w tym samym czasie i wyższa norma Euro nie zmniejszy 
wygenerowanego zanieczyszczenia. Żeby poprawić stan powietrza, trzeba zlikwidować niepotrzebne korki, zlikwidować buspasy po których rzadko coś jeździ a obok auta stoją w korku 
(jak na Opolskiej), poszerzyć z powrotem pozwężane ulice, na których więcej się stoi niż jedzie i w ten sposób emituje się więcej zanieczyszczeń. W latach 90-tych można było przejechać 
Grzegórzecką i Dietla w 2 minuty, dzisiaj jeden pas i co 50 metrów przejście, to tylko potęguje emisję spalin. A nie wszyscy mogą się przesiąść na tramwaje.  

Uważam, że minimum 6 lat, bo tyle wynosi przeciętny okres posiadania samochodu w 
Polsce, ale też mieszkańcom Krakowa można by pozwolić użytkować już zakupione auta 
do śmierci technicznej, ponieważ każda przymusowa sprzedaż samochodu będzie 
oznaczała tylko i wyłącznie stratę dla właściciela, a stare samochody naturalnie wyginą z 
czasem.

Pozytywnie Samochody naprawdę historyczne (powyżej 40 lat) i zabytkowe (żółte blachy) powinny mieć możliwość poruszania się po strefie bez 
ograniczeń do 50 dni w roku. Stanowią kroplę w morzu, a poruszanie się zabytkami techniki powinno być promowane, nie ograniczane. Nie 
tylko na zloty.

12.24.24 3:32:42 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Będzie na rynku to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.24.24 3:33:07 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.24.24 3:33:25 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

12.24.24 3:33:39 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.24.24 3:33:57 Od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.24.24 3:34:16 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.24.24 3:34:31 Od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

12.24.24 3:34:44 Od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Zabytki i historyczne powinny mieć prawo wjeżdżać dowolną ilość razy w roku

12.24.24 3:34:59 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.24.24 3:35:14 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.24.24 3:35:31 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.24.24 3:35:54 Od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

12.24.24 4:34:24 Nie wprowadzać wcale Całe miasto powinno być dostępne Każde auto powinno wjeżdżać do miasta. Nie wprowadzać wcale Bez sensu, spowoduje wzrost cen usług. Ograniczenie poruszania się swoim pojazdem w swoim kraju jest niekonstytucyjne.
12.24.24 6:06:21 Granice które powinny zostać objęte strefą to bezpośrednie sąsiedztwo rynku głównego, ze względu na zabytkowy charakter, znaczną ilość turystów jak i samych mieszkańców. 
12.24.24 6:41:24 Sct objąć tylko starowkę Krakowa. Powinien być wszedzie mozliwy dojazd. Zajmijmy sie obważankiem I wymuszeniem na gminach ościennych poprawy jakości powietrza 

w ich strefach. 
Oczywiście mieszkancy powinni byc traktowani na preferencyjnych warunkach. Ale   5 lat 
to za mało.  

W tak cieżkich czasach chcecie jeszcze ludziom kosztow dokladać? Opamietajcie się! Zwykle zakupy 3 rzeczy na krzyż I 200 zl nie ma a nastepnego dnia zwnowu coś trzeba kupić.  Nie tworzcie tej strefy. I zastannowcie sie, poczytajcie troche o elektrykach -jak przebiega produkcja tych baterii, ile działają 
i  jakie wysypiska śmieci z nich powstają. Dlaczego tak je promujecie? Wiecej szkód ta Ziemia bedzie mieć przez elektryki niz inne auta! 
Dlaczego przywileje są im dawane!!

12.24.24 6:59:15 Strefa czystego transportu powinna dotyczyć zabytkowej części krakowa tzn rynku głównego Nie Nie jeżeli strefa wejdzie w obecnym planie Ne powinno być żadnych wyjątków!!! Maks euro 1 dla wszystkich 
Z wyłączeniem posiadaczy aut z grupy VW 
Oszukiwali na testach odnośnie emisji spalin 

Mieszkańcy krakowa powinni jeździć swoimi samochodami beż żadnych ograniczeń 
czasowych

Widać o co tak naprawdę chodzi Wszyscy krakowianie urodzeni i mieszkający na stałe w krakowie 

12.24.24 7:08:09 Należy dobudować więcej parkingów Park&Ride niekoniecznie tylko przy pętlach tramwajowych czy autobusowych ale wzdłuż tras zbiorkomu- istniejące nie są wystafczające już teraz a po wejściu zakazu 
wjazdu aut na nich przybędzie. Przykład pętla Pleszów i tamtejszy parking- obecnie w tygodnku w trakcie roku szkolnego jużbrakuje miejsc. 

Strefa na głownych arteriach wlotowych do maista powinna dopuszczać możliwość dojazdu co najmniej do parkingów park&ride. 
Należy się zastanowić kogo dotknie ten zakaz - w dużej mierze będą to uczniowie i studenci z okolic Krakowa

Opłata powinna być stopniowo zwiększana co roku platnośc przez aplikacje mobilne ( typu MobiParking, Mobilet etc) 

12.24.24 7:16:16 Rynek Główny do plant Nie uważam żeby był dobra propozycja. Tramwaje co chwilę nie działają albo nie ma prądu albo jakiś stanął i inne nie pojadą. 
Oczywiście wszystkie park nad ride, na Krowodrzy na Pachowskiego pod warunkiem że szlabany będą zamknięte, bo nie ma gdzie 
stanąć.

Nie patrzmy na rok produkcji tylko ile emitują, niektóre stare samochody mniej emitują niż nowe Mieszkańcy muszą mieć auta koło domów. Jak mieszkańców będzie stać to sami sobie 
kupią bardziej ekologiczne pojazdy

Tym bardziej nie będą mieć kasy na zakup nowego samochodu. 

12.24.24 7:36:17 Strefa sct powinna być ograniczona do obszaru pierwszej obwodnicy. Propozycja jest zła. Obszar sct powinien być ograniczony do pierwszej obwodnicy. Dla diesla euro 4 dla benzyny euro 1
Obszar sct powinien być ograniczony do obszaru pomiędzy pierwsza obwodnicą. 

Chodzi o to by urząd miasta Krakowa zarobił. W sct nie chodzi o ochronę środowiska. Powinien być brak wyjątków dla samochodów służbowych, jak urzędy, policja, straż, MPK. 

12.24.24 7:53:52 Strefa powinna być ograniczona do obszru rynku i to tak, by nawet jak ktoś ma 'nieekologiczny' samochód mógł zatrzymać się w hotelu i z niego pojechać komunikacją miejską. Wszystkie parkingi P+R oraz większość hoteli. W Berlinie normy są mniej restrykcyjne, i od lat tego nie zmieniają. Dzięki czemu ludzie biedniejsi mogą po tym mieście się poruszać samochodem. Więć najlepiej byłoby przyjąć 
wymagania berlińskie.

Wyłączenie powinno być bezterminowe. Rozwiązanie to ostatecznie powinno być bezterminowe, a nie tylko na 3 lata. Powinnny być uwzględnione pojazdy nabyte przed wejściem uchwały, ponieważ sprzedanie samochodu niespełniającego norm będzie 
praktycznie niemożliwe, a kupienie takiego będzie oznaczało duży wydatek.

12.24.24 8:08:13 Uważam że strefa nie powinna wejść w życie. Jest to zabieranie prawa do własności osobistej w którą ingeruje miasto. Brak obszaru, albo od ulicy Żabiniec do miasta. 2000 diesel, 1996 benzyna Mieszkaniec Krakowa przez to że płaci podatki w mieście powinien być z tego zwolniony. Dobrze ale tylko dla przyjezdnych 5 lat za to że Kraków coś narzuca. A potem co to samo co inni ? 
12.24.24 8:10:29 Całkowite zlikwidowanie strefy Całkowicie zlikwidować strefę Wymagania są absurdalne i stawiają biedniejszych posiadaczy samochodów pod ścianą W projekcie powinno być całkowite zlikwidowanie strefy SCT Takie rozwiązanie oceniam jako bandyckie Całkowite zlikwidowanie strefy SCT
12.24.24 8:15:04 Ograniczyć strefę do max centrum a nie całego miasta jak dzielnic które były samodzielne typu nowa Huta, Borek fałecki, Prokocim czy Swoszowice Jeżeli np. Mój samochód tyle lat przechodził przegląd i spełniał wszystkie wymogi to z jakiej racji nie mogę nim poruszać się po obrzeżu miasta? Jeżdżę 40 letnim autem i nie mam zamiaru 

tego zmieniać na jakieś nowe, przedziwnione wynalazki które doprowadzają do wypadków bo ludzie nie potrafią jeździć. Kraków jak i cały kraj powinien samodzielnie myśleć a nie uchylać 
się Uni Europejskiej a tym bardziej powinny taki projekt tworzyć osoby rzetelne a nie które są przy korycie.

W ogóle nie powinno być  czegoś takiego, to się nazywa już ingerowanie w czyjeś 
prywatne życie, w jego prawa co ma jeść, gdzie ma iść, czym ma jeździć.  Nie każdego 
stać na nowe samochody spełniające te chore normy i nie każdy chce je zmieniać jeśli 
mają pojazd który sprawuje się dobrze wiele lat. Taki na którym nie zawiedzie się osoba 
prowadząca. 

To się nazywa kradzieżą moich i innych kierowców pieniędzy. Przecież to jest jak haracz żebym ja zwykły Kowalski mógł sobie wjechać do własnego domu który akurat trafił się w strefie. A jak nie 
zapłacę? No właśnie, mandat taki żeby mnie zdemotywować. 

Powinny zostać uwzględnione pojazdy nie samochodowe a lotnicze które przepalają tony paliwa w powietrzu. Architektura Krakowa też 
zmieniła się na przestrzeni lat bo ktoś wydawał pozwolenia na budowę bloków i budynków w miejscach gdzie były tereny zielone a teraz w 
zamian za to jest może po dwa drzewa na krzyż. Od tego powinno miasto się wpierw zająć a potem myśleć nad takimi strefami. SCT 
powinno jak już dotyczyć samego centrum a nie całego miasta tak jak jest to w Warszawie czy w innych miastach za granicą. Jest to do 
kompletnej zmiany. Oczywiście są stare samochody które z ramienia swojego wieku zostawiają spore zanieczyszczenia i powinny być 
zutylizowane ale tu ewidentnie wrzucone do worka są wszystkie. Napewno jest rozwiązanie które mogło by zmodyfikować takie pojazdy do 
tego stopnia żeby można było się bezkarnie nimi poruszać.

12.24.24 8:20:00 Rynek / Ulice z obecnie działającą strefą ograniczonego ruchu Całe miasto powinno być dostępne dla każdego, czy biednego, czy bogatego EURO1 dla wszystkich samochodów, strefa nie powinna dyskryminować biednych Mieszkańcy Krakowa powinni być dożywotnio wykluczeni z ograniczeń Bardzo źle, po opłaceniu opłaty planeta przestaje się palić? Czysty zamach na portfele ludzi najmniej zamożnych, których nie stać na nowszy samochód. Nikt nie powinien być ograniczany i wykluczany, a na pewno nie pod kątem zasobności portfela
12.24.24 8:36:56 Rynek i przyległe ulice Ważne badanie techniczne i nic po za tym Żadnego sct na obszarze całego miasta Skok na kasę. Absolutnie nie dla takiego rozwiązania. Nikt nie powinien mieć zakazu poruszania się po mieście.
12.24.24 8:37:24 Z internetu. Jeżeli takowa strefa miałaby istnieć powinna obejmować najściślejsze centrum miasta Nie powinno się patrzeć na te aspekty lecz na sprawność pojazdów. Lepiej zwiększyć kontrolę stanu technicznego pojazdów niżeli zmienić samochody. Ludzie wymienią pojazdy na nowsze 

niekoniecznie sprawne i co wtedy? Może się okazać że będzie jeszcze gorzej
Brzmi rozsądnie Jest to jakieś rozwiązanie. Wszystko zależy od wysokości opłat

12.24.24 9:04:59 Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko centrum Krakowa, do II obwodnicy Krakowa. Strefa nie powinna obejmować całego miasta. Jest wiele miejsc do których ciężko się dostać komunikacją miejską, szczególnie osobom 
spoza Krakowa.

Euro 5 dla diesli, Euro 4 dla benzyny, bez względu na rok produkcji. Czy wiecie ile kosztuje np samochód ciężarowy z euro6? 300-400 tysięcy złotych. Przedsiębiorców zajmujących się 
transportem i budową infrastruktury Krakowa na to nie stać. A głównie są to przedsiębiorcy z gmin osciennych.

Ten zapis w ogóle jest bez sensu. Gospodarka Krakowa bez osób przyjezdnych upadnie. 
Będę wolała pojechać do Katowic na zakupy. Lub do Olkusza. Tym bardziej że mam 
podobną odległość.

To rozwiązanie to typowy podatek. Powinno być równe prawo dla wszystkich. I SCT tylko w centrum Krakowa.

12.24.24 9:09:24 Tylko likwidacja.
12.24.24 9:20:26 Brak dojazdu do PR przy Zakopiance, przy Swoszowicach? Gmina Świątniki górne całkowicie odcięta od kolei. Przecież to jest rozbój w biały dzień. Jak mam dojechać z dzieckiem do szpitala? Jak z żoną do 

porodu? 
Brak dojazdów do pr na południu Krakowa. Mieszkańcy gminy Świątniki górne są wykluczeni w tym momencie komunikacyjnie. Nie 
mamy nawet jak dojechać do a4 (poza zakorkowanym objazdem Zakopianką). 

Zdecydowanie za wysokie. 10 letnie auto dla rodziny kosztuje tyle że nie stać mnie aby w ciągu pół roku je kupić. Albo dla wszystkich mieszkańców powiatów ościennych albo dla nikogo Opłaty są horrendalne. Skoro tak to niech w cenie będzie opłata za strefę płatnego parkowania Skandalem jest zwolnienie dla księży. Mają w opór pieniędzy. Czy tak samo będą to muzułmanie i Żydzi? Oni też mają darmowe czy tylko 
kocury z Franciszkańskiej? Czemu weterynarze lekarze pracownicy mpo i mpk nie są zwolnienie? 

12.24.24 9:24:54 Zdecydowanie za duża
Cała SCT to wielka bzdura!

To nie samochody generują największe zanieczyszczenie, ale najłatwiejsze jest działanie „pod publiczkę” Zarzucić projekt SCT Ukryte reperowanie budżetu miasta??? Dlaczego nie uwzględnia się aut z LPG- obecnie najczystsze paliwo

12.24.24 9:34:13 Moja propozycja to brak strefy SCT w Krakowie Moja propozycja to brak strefy SCT w Krakowie Nowszy samochód wcale też nie oznacza,że jest lepszy dla środowiska. Może zastanówmy się też nad tym ile i jakie zanieczyszczenie generuje np. produkowanie oraz "utylizacja" baterii 
to samochodów elektrycznych. Przypomnijmy sobie tez rok 2020 w którym ruch był mały, a powietrze zanieczyszczone było jak zwykle i dobrze wiemy,że dopóki gminy wokół Krakowa 
będą palić czym chcą, to to się nie zmieni.

Tak, powinno być zmieniony z 5 lat na "na zawsze" Oceniam to tak,że brak gospodarności w mieście prowadzi do poszukiwania dziwnych źródeł dodatkowych zarobków. Wszystkie pojazdy powinny móc wjechać do miasta.

############### SCT należy wyrzucić do kosza albo wprowadzić w obszarze dotyczącym Rynku Głównego i ulic od niego odchodzących w kierunku Plant. SCT winna obejmować maksymalnie okole Rynku Głównego Absolutnie standard dotyczący diesli jest skandalicznie zawyżony. Auta o normie euro 4 (diesel), które maja filtry cząsteczek stałych powinny wjeżdżać do sct. Nie możecie ingerować we 
własność mieszkańca to jest łamanie swobód obywatelkich.

Auta mieszkańców Krakowa winny bezterminowo wjeżdżać do sct, no chyba że stefa 
obejmie tylko Rynek Główny i okolicę to owszem.

To rozwiązanie jest bez sensu, ten kto ma pieniądze to może wszystko. Bez sensu rozwiązanie. Odpuście sct zaproponowaną w obecnej formie. Im mniej wyjątków tym lepiej w przepisach, ale przede wszystkim uważam, że nie ma sensu wprowadzać w Krakowie sct!

############### Ścisłe centrum maks II obwodnica. Jest złą propozycją, to za mało. Są zbyt wygórowane zwłaszcza co do dizli Kraków to stolica Małopolski, nie powinno się dzielić Małopolan na lepszych i gorszych Źle. Kasa nie śmierdzi? Taka lista jest niesprawiedliwa, należy ogranczyc SCT do minimum tylko scisłe centrum Krakowa i mniej wygórowane wymogi.
############### Wasze tyłki, wsadźcie sobie je głęboko dlaczego ? Bo zależy Wam tylko na kasie a nie na ekologii, argument ? Proszę bardzo skoro jak się posmaruje odpowiednią kwotą czyli 500 zł będzie można dalej 

wjeżdżać.. jesteście śmieszni .. a najważniejsze by pod przykrywką eko napełnić własne kieszenie .. ;) jak byście pozostali na etapie plant to jest to zupełnie zrozumiałe i popieram ale reszta to cyrk na kółkach .. 
Ogarnijcie w pierwszej kolejności wszystkie park and ride'y a dopiero potem się nimi zasłaniajcie.. bo część z nich to jakaś porażka.. Stare samochody mają lepszą emisję spalin niż nowe.. na papierze są eko a na stacji wyskakuje błąd .. ale najlepiej skroić ludzi z kasy ;) przecież ślepo pójdą za propagandą... I niby co się zmieni po 5 latach ? Ludzie nie zaczną zarabiać więcej wręcz przeciwnie przez 

politykę jaką teraz mamy będzie tylko ludziom ciężej chyba, że zakładacie że wtedy nie 
będzie ich stać w ogóle na samochód i będziecie mieć problem z automatu z głowy 

I to jest dowód na wieki wał 
W du**e macie eko, bo gdyby było inaczej to żadna kwota nie mogła by zmienić decyzji o wjeździe, jedynie co się zmieni po wprowadzeniu tych bzdur, to stan waszych kont, a nie środowisko klimat 
czy inne eko ;) jaki inteligent wpadł na ten pomysł ? Strzelił całemu przedsięwzięciu w kolano, obnażając prawdę, którą chcecie schować za eko hasłami ;)

Jak wyżej ;) 

############### Strefa Czystego Transportu powinna się ograniczać maksymalnie do obszaru wewnątrz tzw. 2 obwodnicy, z wyłączeniem dróg dojazdowych do szpitala Dietla i Instytutu Onkologii. Przedstawiony obszar jest bardzo złą propozycją. Tak jak wspomniałem w pierwszym pytaniu: Strefa Czystego Transportu powinna się 
ograniczać maksymalnie do obszaru wewnątrz tzw. 2 obwodnicy, z wyłączeniem dróg dojazdowych do szpitala Dietla i Instytutu 
Onkologii.

Są to bardzo rygorystyczne wymagania. W krajach zachodnich takie wymagania są dużo łagodniejsze (w Niemczech pojazdy benzynowe Euro1, diesle Euro4) a są to kraje dużo "bogatsze" 
od Polski. Zaproponowane wymaganie eliminują auta starsze niż 10lat, gdzie średnia "wieku" auta w Polsce to ponad 14 lat. 

Tak, należy to zmienić. Pojazdy zakupione przed pierwszymi planami SCT w Krakowie 
(około 2023r) powinny zostać zwolnione z wymogów SCT, gdyż osoby, które je zakupiły 
nie miały świadomości, że ich samochód może za parę lat może nie spełniać 
wyśrubowanych wymogów urzędników.

Rozwiązanie podobne do tego które stosuje miasto Londyn.  Jeśli zebrane fundusze faktycznie miałby trafić na cele związane z ochroną środowiska, poprawą czystości powietrza a nie łatanie dziury 
w budżecie miejskim to jest to ciekawe rozwiązanie. Przede wszystkim musiałby być wpierw spełnione zaproponowane przeze mnie warunki. Jednak sumienie podpowiada mi, że jest to klasyczny 
skok na kasę. 

Co do mieszkańców, którzy zakupili auto przed 2023 napisałem w punkcie 4. Auta zabytkowie powinny mieć możliwość nieograniczonego 
poruszania się bez zaproponowanego limitu dni w roku. 

############### Jeśli już, strefa czystego transportu mogłoby zostać objęte centrum Krakowa w postaci obszarów do okola rynku czy wawelu. Nie stać mnie żeby wymieniać samochód ani płacić za wjazd do Krakowa. Myślę że wszystkie obszary jak Nowa Huta, Kurdwanów, Prokocim, wszystkie te obszary powinny być dostępne sporo ludzi dojeżdża 
też spoza Krakowa i gdzieś muszą zostawić samochody.

Pierwsze ustalenia odnoście samochodów na benzynę od 1997 były lepsze, ponieważ sporo osób posiada samochody sprzed 2000r. Ilość samochodów, która będzie bez użytkowa przy 
wprowadzeniu strefy czystego transportu będzie powodowała jeszcze większe zanieczyszczenie dla planety.

A co z ludźmi którzy dojeżdżają do Krakowa do pracy, do szkół. Młodzi ludzie, studenci 
ich nie stać na takie samochody, sami sprzeciwiają sobie młode osoby.

Jest okropne i egoistyczne. Już wystarczą kosmiczne ceny za parkometry a co dopiero jeszcze dokładanie ludzia opłat za wjazd do miasta do którego muszą jeździć. W tych czasach ludzi nie stać na 
takie rzeczy a niestety z sporej ilości miejsc nie da się dojechać komunikacją miejską czy podmiejską 

Wszyscy powinni móc wjechać ponieważ żyjemy w wolnym kraju a zamkną nas w Krakowie jak w puszce, zniewolą bo tak im wygodnie 

############### Rynek Główny a najlepiej żadnej strefy Dojazd powinien być wszędzie Są absurdalne i nie są rzetelnym odniesieniem do faktycznej emisji pojazdów (nawet tych starych) Brak strefy SCT w Krakowie Bazdura i skok na kasę, auto nie spełnia norm ale po opłaceniu abonamentu jednak może wjeżdzać?? Gdzie tu sens i logika Żaden obywatel nie powinien zostać wyłączony z możliwości jazdy po Krakowie, brak strefy to jedyne dobre rozwiązanie (udział aut 
osobowych w zanieczyszczeniu procentowo to znikoma liczba)

############### Ograniczenie SCT do 1szej obwodnicy Krakowa. SCT powinno być wyłącznie w granicach 1szej obwodnicy. Wyłączenie powinno być ważne do 2035 roku. 5 lat to okres zbyt krótki na zakup 
nowego auta.

Dobrze.

############### Należy jej nie wprowadzać. Nie należy wprowadzać Strefy Czystego Transportu. Nie należy wprowadzać Strefy Czystego Transportu. Nie należy wprowadzać Strefy Czystego Transportu. Nie należy wprowadzać Strefy Czystego Transportu. Nie należy wprowadzać Strefy Czystego Transportu.
############### Brak strefy Brak standardu. Nie okradanie ludzi w białych rękawiczkach Mało. Plucie w twarz ludziom mieszkającym w tym mieście Okradanie ludzi. A co jak rodzina chce dojechać? Głupoty, zacznijcie myśleć jak zarabiać a nie okradać mieszkańców 
############### Granice strefy powinien wyznaczać obszar historycznego centrum miasta tj. wewnątrz I obwodnicy. Prawo działa kiedy jest jasne i przejrzyste. Dodawanie kolejnych wyłączeń i wyjątków powoduje bałagan i niesprawiedliwość. Rzeczą 

oczywistą jest, że tak ważne miejsca i instytucje powinny posiadać nieograniczoną możliwość dojazdu dla wszystkich, podobnie jak 
wszystkie placówki medyczne, urzędy i miejsca użyteczności publicznej. - W związku z tym powinny być położone poza obszarem 
strefy. W przypadku zmiany granic strefy i ograniczenia jej do terenów wewnątrz I obwodnicy ten problem się rozwiąże. 

W przypadku aut aktualnie zarejestrowanych na aktualnego właściciela, wszystkie z nich, niezależnie od spełnionej normy, w przypadku posiadania ważnego Badania Technicznego i 
ubezpieczenia OC powinny mieć możliwość nieograniczonego wjazdu do strefy. W przypadku pojazdów nowo zarejstrowanych po wprowadzeniu SCT - norma EURO 4 dla wszystkich 
pojazdów.

To dobre rozwiązanie, natomiast powinno dotyczyć wszystkich obywateli, ponieważ 
wyklucza to osoby zamieszkałe poza Krakowem, dla których miasto jest centrum 
codziennych potrzeb życiowych. Dodatkowo taka sytuacja może prowadzić do nadużyć w 
związku z niemożliwością skontrolowania wszystkich wjeżdżających samochodów i tego 
kto jest ich rzeczywistym kierowcą

To nie do końca sprawiedliwe rozwiązanie, ponieważ wyklucza część obywateli ze względu na miejsce zamieszkania, ale lepsze kolejne wyłączenie w takim przypadku niż zakaz bezwzględny. 
Ograniczenie terenu SCT do minimum rozwiązałoby lub znacząco zniwelowało ten problem

Jak wspominałem, wolałbym gdyby zamiast licznych wyłączeń, obszar strefy po prostu został ograniczony do minimum - to rozwiązałoby 
większość z poruszanych tu zagadnień. Oczywiście ułatwienia dostępu dla osób starszych, niepełnosprawnych i rodzin wielodzietnych to 
konieczność. Nie rozumiem za to skąd limit 50 wjazdów dla pojazdów zabytkowych? Skąd potrzeba ograniczenia za wszelką cenę i bez 
żadnego sensu tak niewielkiej grupy (zwykle zresztą wyjątkowo zadbanych) pojazdów. Chciałbym tu zwrócić uwagę jeszcze na jeden aspekt - 
 wprowadzenie SCT w proponowanym obecnie kształcie w krótkim czasie doprowadzi do zamknięcia wszystkich targowisk/bazarów 
miejskich, gdzie drobny handel jest prowadzony przez mieszkańców sąsiednich miejscowości. ŻADEN z pojazdów dowożących obecnie 
warzywa na Bieńczycki Plac Targowy czy Tomex nie spełnia proponowanych przez państwa norm, a koszt ich wymiany na nowsze z 
pewnością "wybije" część przedsiębiorców bezsensownie windując koszty prowadzenia ich działalności. Tyczy się to większości drobnego 
handlu i drobnej działalności usługowej wymagającej codziennego dowożenia towaru lub przewozu narzędzi pracy.

############### Wokół plant. Strefa jest za duża nigdzie takiej nie widziałem. Frankfurt, Berlin... Euro 3, sprawny silnik, niepalący oleju. Wielu mieszkańców przeniosło się za Kraków do miejscowości ościennych jednak nadal 
pracuje i jest związanym z miastem dlatego powinni mieć możliwość dojazdu. 

Jako kolejne wyciąganie pieniędzy od ludzi których nie stać na nowszy samochód. Krakowianie to także mieszkańcy ościennych miejscowości. 

############### Ścisłe centrum albo Klimatyczny Kwartał, aby zadowolić EU Po co komplikować? Producenci nowoczesnych silników turbo z bezpośrednim wtryskiem dopuszczają zużycie nawet 1l oleju silnikowego na 1000km, dlatego należy skoncentrować się na kontroli 
niesprawnych aut

Kraków powinien zostać miastem otwartym, bo wszelkie opłaty na granicach podniosą 
ceny towarów i usług w samym mieście

Negatywnie. Będzie wzrost cen towarów i usług wewnątrz SCT Po co komplikować,  będzie problem z egzekucją tych reguł, lepiej niech Policja że Strażą Miejską wyłapują trucicieli z wycofaniem z ruchu 
włącznie

############### Jestem przeciwny wprowadzeniu strefy. Jednak jeżeli musimy ja wprowadzać to wprowadzamy sam rynek główny. Cała strefa nie jest dobra propozycja. Ostatnie podwyższenie wymagań euro to jest totalny absurd! Kupiłem niedawno nowszy samochód z euro 5 (diesel) po czytaniu Państwa poprzednich informacji oraz ulotek. Z dnia na 
dzień stał się kupa złomu. Pragne zaznaczyć, że w pl auta mają sztucznie normy zaniżone poprzez wpisy w cepik wg lat. Samochód którym spokojnie mogę jeździć po Niemczech w pl 
niedługo będzie bezużyteczny.
Proponuję powrót do wcześniejszych wymagań. 

Całkowite zwolnienie mieszkańców Krakowa, dożywotnio dla samochodów zakupionych 
przed data wprowadzania strefy.
Ich wymiana na nowsze nastąpi naturalnie. 

Nie powinno dotyczyć mieszkańców Krakowa. Pojazdy należące do Krakowian powinny być zwolnione dożywotnio 

############### Aleje Trzech Wieszczy, Rondo Grunwaldzkie, Dietla, Rondo Grzegórzeckie, Mogilskie, II obwodnica. Z możliwością dojazdu do Dworca Gł, bo jak inaczej ???  bezapelacyjnie, i bezdyskusyjnie -  każdy, podkreślam KAŻDY istniejący, oraz automatycznie włączany planowany i powstały krakowski 
P+R . Inaczej ich budowa , jest totalnie bez sensu :( 

bardzo dobrze 

############### Każdy P&R w Krakowie (m.in. P+R Czerwone Maki, Mały Płaszów, Bronowice).
Dojazd do Szpitala Uniwersyteckiego UJ (SOR), Ludwika Rydygiera, Jana Pawła II, Wojskowego na Wrocławskiej, Św. Rafała i na Klinach.

Nie powinno się pozwolić na wjazdy dużych samochodów (SUVów), które mimo że spełniają standard emisji EURO, to dużo palą i zajmują miejsca. Nie powinno być takiego rozwiązania.

############### Uważam, że istnienie strefy czystego transportu przyniesie negatywne skutki dla miasta i nie powinna zostać wprowadzona. "Jeśli uważasz, że obszar ten jest dobrą propozycją, (..)  Jeśli nie, lub nie masz zdania w tej sprawie, prosimy przejść do kolejnego 
pytania. "  Czyli jeśli nie zgadzam się z obszarem to mam się nie wypowiadać w sprawie? Uważam, że strefa nigdy nie powinna powstać

Nowoczesne auta z dużymi silnikami (wszelkiego rodzaju np suvy) emitują dużo więcej zanieczyszczeń niż małe auta, które zostały wyłączone w nowej wersji sct. Sposób wyboru aut 
wyłączony jest zupełnie odklejony.

Mieszańcy Krakowa jak i całej polski nie powinni mieć wymyślonego zakazu wjazdu na 
teren miasta.

Chcecie wprowadzić strefę dla czystego powietrza, czy dla reperowania budżetu kosztem ludzi, których nie stać na wymianę auta (bo każdy jeździ starymi samochodami bo lubi) Każdy człowiek powinen móc bez przeszkód i dodatkowych opłat poruszać się po publicznych drogach tego kraju. Każdy kierowca ponosi 
już i tak ogromne koszty związane z możliwością poruszania się po drogach (różnego rodzaju opłaty i podatki)

############### Strefa jest zdecydowanie za duża. Nie może ona odgradzać ludzi z okolic Krakowa od miejsca pracy. A tak się składa, że ogranicza nawet samych mieszkańców. Nowa strefa jest udoskonalona o dojazd do 
wybranych szpitali, przypominam jednak, że żaden, podkreślam żaden! Szpital nie może zostać taką strefą objęty. Trzeba się w tym momencie z władzą Krakowa licytować o to do czego dostęp powinien mieć 
każdy i to o każdej porze. 

Zamiast blokować wjazd pojazdom starszym skupcie się na umożliwieniu dostosowania pojazdów nie spełniających z racji wieku żadnych norm. Przykładowo tak jak w Niemczech po 
dołożeniu w serwisie nowego układu wydechowego wyposażonego w katalizator i sondę lambda dla samochodów które ich fabrycznie nie posiadały, jedzie się na przegląd sprawdzane są 
spaliny i wypis z normą potem wbija się w system. Jak już ktoś się tak postara nikt nie widzi problemu na zachodzie żeby sobie dojechał do domu w strefie czystego transportu i 
użytkował samochód na co dzień. 

Mieszkasz w Krakowie, nie powinna żadna strefa cię interesować. Absurd. Żeby 
mieszkaniec się z władzą kłócił o własne swobody. Wy jesteście dla nas a nie odwrotnie. 
Zapominacie gdzie wasze miejsce.

Co to ma znaczyć, że jak ktoś zapłaci to może wjechać. Sami całą strefę stawiacie pod wielkim znakiem zapytania. Widać wyraźnie, że chodzi wam o pieniądze i okradanie obywateli, a nie o czyste 
powietrze. Piękna szopka.

Czemu nie wymienicie wszystkich karetek, wozów strażackich i radiowozów na te najnowsze? O autobusach już nie mówię... Są to pojazdy 
które służą do jazdy non stop, a czepiacie się zabytków czy pojazdów historycznych które nie są liczne.
Pytanie podchwytliwe bo jak dobrze wiemy im nowszy autobus dajmy na to jako przykład tym więcej problemów... 
A za czepianie się zabytków i pojazdów historycznych uważam ograniczenie wjazdów do 50 w roku. Kpina.

############### Maksymalnie wewnątrz Plant!!!!! J.w. W strefie ( wyłącznie w niej ) wewnątrz Plant CAŁKOWITY zakaz dla WSZELKICH pojazdów mechanicznych miedzy między 05.30 a 24.30. J.w. OK dla SCT w proponowanej przeze mnie kształcie Tylko pojazdy uprzywilejowane NA SYGNALE!!!!!
############### Całkowity brak SCT Całkowity brak SCT Całkowity brak SCT Całkowity brak SCT Całkowity brak SCT Całkowity brak SCT
############### Brak strefy/tylko obszar Rynku Głównego Cały Kraków Bez sensu, szczególnie wymagania odnośnie silników Diesla - tworzy to Strefę dla Bogatych, a nie Strefę Czystego Transportu To samo co w punkcie 3. - tworzenie Strefy dla Bogatych Znaczna część samochodów, które przyjeżdżają do Krakowa i nie będą mogły do niego wjechać od lipca 2025 roku to będą samochody 

turystów i podróżujących, którzy mając w perspektywie płacić kilkaset złotych za wjazd do Krakowa, po prostu pojadą gdzie indziej. Dobrze, 
że mieszkańcy Krakowa będą zwolnieni, ale co z np. Studentami, którzy też mieszkają przecież w Krakowie, a nie mogą się zameldować na 
stałe?
W całej tej liście wyjątków, pomijamy osoby, które naprawdę nie będą w stanie zmienić samochodów, ani płacić za wjazd. Jest, żeby 
wyglądała, nie żeby jakkolwiek pomogła. 

############### Strefa powinna obowiązywać tylko na Rynek główny Takie miejsca powinny istnieć z 4 kierunków Mieszkańcy Krakowa nie powinni mieć żadnych ograniczeń w już posiadanych przez siebie samochodach. Po wejściu strefy, zakup innego samochodu powinien wiązać się z regulacjami 
odnośnie z rokiem i standardem emisji Euro. Z czasem w sposób naturalny, stare samochody były by wymienione na spełniające normy. 

 Po wejściu strefy, zakup innego samochodu powinien wiązać się z regulacjami odnośnie 
z rokiem i standardem emisji Euro. Te które mieszkańcy już mają powinni jeździć bez 
ograniczeń. Z czasem w sposób naturalny, stare samochody były by wymienione na 
spełniające normy. 

Nie zgadzam się z tym. Uważam że powinny być stworzone parkingi na obrzeżach miasta z komunikacją miejską. Przyjezdni ludzie, właściciele samochodów nie spełniających normy powinni na nich 
parkować samochody i dalszą podróż, kontynuować komunikacja miejska. 

Uwzględnić osoby z niepełnosprawnością 

############### Wewnątrz pierścienia wyznaczonego przez Planty Całe miasto oprócz wspomnianego w punkcie 1 pierscienia Wszystkie samochody powinny mieć wiazd do miasta Wszyscy powinni mieć wiazd chyba ze miasto planuje znaczne doplaty dla mieszkańców 
małopolski mających wiel spraw w ośrodku centralnym jakim jest Kraków dla 
mieszkańców małopolski

To jest hipokryzja i wygląda jak łatanie dziury budżetowej Albo wszyscy albo nikt 

############### SCT powinna zgodnie z ustawą i wyrokiem WSA w Krakowie obejmować obszar ścisłego centrum miasta, wyznaczony na podstawie badań przeprowadzonych w całym mieście Instytucje publiczne powinny być dostępne - wszystkie a nie tylko parę wybranych jedną ulicą (co będzie gdy dojazd do szpitala 
zakorkuje wypadek albo roboty drogowe)? 

Benzyna EURO1 (auta wyposażone w katalizatory)
Diesel EURO4 (auta do których montowane były już w miarę potrzeby filtry DPF)

10 lat to minimum tak ale opłaty powinny być co najmniej o połowę niższe niż proponowane maks. 250 zł/miesięcznie Nie powinno być przywilejów dla instytucji wyznaniowych
Nie powinno być ograniczeń dla aut zabytkowych

############### Okres przejściowy dla przedsiębiorców posiadających pojazdy ciężarowe powyżej 3,5 t. Dofinansowanie na zakup aut ciężarowych spełniających te wygórowane normy spalin. Dworzec Główny Bardzo zle. Powinno byc za darmo dla przedsiebiorcow Przedsiebiorcy powinny byz zwolnieni badz objęci okresem przejsciowym
############### Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 

wszystkich ograniczeń
Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############### Od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

############### Od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############### Od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Ścisłe centrum Wszystkie szpitale i urzędy Złodziejstwo i ************* ze strony władz. Pozbawienie wolności poruszania się
############### Od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 

wszystkich ograniczeń
Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

############### Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu



############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

############### Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale 
źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 
Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z 

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.

Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.

Właściciel samochodu nie powinien być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, 
gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść 
przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku nie powinny dotyczyć pojazdów 
nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić jak najszerszy katalog wyjątków w oparciu o ust. 4, a nie korzystać z ust. 5. Dzięki temu nie będzie potrzeby tworzenia systemu 
pobierania opłat. Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż 
wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.

############### Nie powinna obejmować w ogóle samochodów napędzanych benzyną (jedynie diesle), tak jak jest to rozwiązane praktycznie w całej UE. Strefą powinno być objęte wyłącznie Stare Miasto. Brak zastrzeżeń co do silników napędzanych olejem napędowym. Strefa nie powinna dotyczyć samochodów napędzanych benzyną i/lub LPG.
############### Uważam, że do 2030 powinna obowiązywać norma Euro 5 dla diesli i silników benzynowych. Uważam, że nie tylko mieszkańcy Krakowa powinni być objęci okresem karencji. Jest 

wiele osób fizycznych mieszkających lub pracujących w gminach ościennych, którzy w 
związku ze swoją praca lub działalnością gospodarczą muszą wjeżdżać na tren miasta 
Krakowa. Postuluję objęcie gmin  Igołomia-Wawrzeńczyce, Kocmyrzów-Luborzyca, 
Koniusza, Liszki, Michałowice, Mogilany, Niepołomice, Skawina, Świątniki Górne, 
Wieliczka, Wielka Wieś, Zabierzów, Zielonki.

Uważam że jest niesprawiedliwe oraz niezgodne z konstytucją. Nie powinno być wyjątków.

############### Strefy nie powinno być Strefy nie powinno być Strefy nie powinno być Strefy nie powinno być Strefy nie powinno być Strefy nie powinno być
############### Ok Ok Euro 5 minimum lub 2010 rok. Ok Ok Mieszkańcy podkrakwoskich miejscowości powinni być również zwolnieni na takich samych zasadach
############### Tylko i wyłącznie okolice rynku głównego W Krakowie praktycznie nie ma problemu smogu odkąd zmodernizowano piece. SCT w tej formie w ogóle nie powinno być. Niech dotyczy tylko komunikacji miejskiej. Wykluczenie komunikacyjne i segregacja biedniejszych mieszkańców, podczas gdy problem smogu został rozwiązany przez wymianę pieców.
############### Proponuję granicę strefy w wewnętrznej granicy I obwodnicy Krakowa. Dopuszczone do ruchu w pierwszym okresie powinny być auta z euro 1, następnie w 2030 roku podniesienie szczebla dla diesli do euro 2, benzyny zostają bez zmian. Skandaliczne i nierówne traktowanie. Limit wjazdu dla pojazdów historycznych to jakieś nieporozumienie.
############### Ściśle centrum 1km wkoło rynku Wszystkie drogi dwupasmowe, tj aleje powinny być wyłączone Powinny być to samochody minimum 2000 nie 2010 w przypadku diesla. Jeżeli już to mieszkańcy Krakowa powinny być na stałe wyłączeni z SCT. Jeżeli opłata była by niska, choć wskazuje to na podłoże materialne a nie ideologiczne sct Wszyscy mieszkańcy zameldowania 
############### Wokół Rynku Całe miasto ma być dostępne Każde auto dopuszczone do ruchu ma prawo wjazdu Mieszkańcy bez ograniczeń , bezterminowo Skandaliczna propozycja!!! Czyli jak zapłacisz to auto już nie zatruwa?to haracz!!! Emeryci i renciści
############### Tak, uważam że wokół plant to maksymalna granica strefy. Ograniczenie ruchu ma minimalny wpływ na zanieczyszczenie powietrza. Już wykończona została działalności na ul. Długiej, zaraz wykończycie na 

Kalwaryjskiej. W sumie miasto sobie kupuje auta za pieniądzem z podatku to ich stać na elektryki za 150tys. a jak nie będzie gdzie ładować to wynajmie sobie miejsca. Władze stać, szkoda że mieszkańców nie.
Jak w pytaniu 1. Na wyrost. Najwięcej pyłów z opon i hamulców jest z elektryków bo są najcięższe.  A zadbany silnik z Euro 4 ma lepsze wyniki niż Euro 6 z wyciętym dpfem Powinno być wydłużone na stałe. skok na kasę, rozumiem że jak zapłacę to przestanie truć ? lista nie działa

############### Pierwsza obwodnica starego miasta. Dostępność dyskryminuje wielu kierowców. Zbyst restrykcyjna norma. Rok produkcji samochodu spycha je do niższej kategorii, mimo że spełniają normy EURO 5 np. W porządku Rozwiązanie jest sprzeczne z założeniami. Dyskryminacja. taksówki
############### Uważam, że SCT powinna być ograniczona do ścisłego centrum miasta. Pomimo tego, że doskonale rozumiem oczekiwania dotyczące czystości powietrza to komunikacja publiczna nie jest na tyle wydolna by 

umożliwiała sprawny dojazd do miasta - już sam dojazd z Bolechowic do Krakowa autobusem to ponad 1h w jedną stronę.
Uważam, że do SCT powinno należeć tylko ścisłe centrum miasta. Propozycja nie powinna doprowadzać do wykluczenia transportowego ani pracowania w pożyczonym czasie - dodatkowy długi czas ma dojazdy. Nie mam zdania. Czyli pieniądze powodują, że auto staje się mniej emisyjne? Jak powyżej - SCT nie może doprowadzać do wykluczenia transportowego ani pracy w pożyczonym czasie.

############### Tylko i wyłącznie obszar wewnątrz drugiej obwodnicy Krakowa (Aleje Trzech Wieszczów itd.) z wyłączeniem samej drugiej obwodnicy. To jakaś kpina! Dlaczego osoby chore, niepełnosprawne i seniorzy, którzy korzystają z innych placówek i ośrodków medycznych niż 
wymienione są dyskryminowane? 

Samochodów wyprodukowanych przed 2005 rokiem jest bardzo mało, a z roku na rok jest ich coraz mniej. Z tego względu wprowadzanie STC jest z założenia pozbawione sensu, ponieważ 
samochody z tych roczników same znikają z dróg, a te które jeszcze są mają znikomy udział w emisji, co jest zgodne nawet z przedstawianymi przez miasto danymi.

Mieszkańcy Krakowa powinni być całkowicie i bezterminowo wyłączeni z wymogów 
strefy.

Strefa jest pozbawiona sensu ponieważ starszych samochodów ubywa i właściciele sami wymieniają je stopniowo na nowe. Opłaty to tylko bezczelny sposób na drenowanie kieszeni kierowców, 
którzy i tak są już opodatkowani.

1)Pomysł, że samochody historyczne mogłyby wjechać tylko 50 razy to jakaś kpina. Pojazdy te powinny być całkowicie wyłączone z 
wymogów strefy bez żadnych ograniczeń.
2)Trzeba przywrócić punkt z poprzedniego projektu STC o wyłączeniu dla pojazdów przewożących osoby niepełnosprawne. To skandal, że w 
nowej propozycji nikt nie pomyślał o osobach niepełnosprawnych!

############### Nie powinno być strefy. Walnijcie sobie na rynku samym jak już musicie Całe miasto Standard euro nic nie mowi Dożywotnio powinny byc wyłączone Głupota. Komplikujecie to jak niedziele handlowe
############### Pod żadnym pozorem nie można wprowadzać SCT w Krakowie i innych miastach, jest to łamanie konstytucji i zaprzeczanie zdrowe my rozsadkowi.  Ma być cały Kraków dostępny dla kierowców, parkingi tego typu nie będą potrzebne w innych lokalizacjach, a te które już są w 

zupełności wystarcza dla tych którzy jednak nie chcą wjeżdżać do Krakowa własnymi samochodami. 
Każdy pojazd dopuszczony do sprzedaży i jazdy został homologowany, i dostał lub nie normę spalin euro, to w zależności od rocznika. Nigdzie i nigdy nie był określany czas w którym 
można użytkować pojazd, ma spełniać warunki techniczne i ewentualne normy z jakimi został wyprodukowany, Reasumując, każdy pojazd ma prawo wjechać do Krakowa i nie tylko. 

Nie można zakazywać poruszania się sprawnym technicznie pojazdem.  Nie ma 
przydatności do poruszania się samochodem, chyba że jest nie sprawny i SKP zakazuje 
dalszej eksploatacji (pojazd do naprawy lub złomowania) ale to tylko i wyłącznie decyzja 
właściciela. 

Jest niedorzeczne, podatki np. drogowy płacimy w paliwie,za parkingi też przecież płacą kierowcy a nie rowerzyści, czy ktoś o tym zapomniał?! Żadna grupa społeczna nie może być ograniczana i wykluczona w kwestii swobodnego przemieszczania się. Przeznaczenie pojazdu nie ma 
tu absolutnie znaczenia. 

###############
############### znieść tą strefę najlepiej prawo nie działa wstecz, jeżeli ktoś kupił auto, to ma prawo nim jeździć po takim obszarze jak wtedy gdy kupował nie powinno być to 5 lat a bezterminowo i nie tylko dla aut osób zameldowanych w 

Krakowie, ale dla wszystkich. Każdy kto zakupił auto przed wejściem nowych wytycznych 
nie powinien być obejmowany tymi wytycznymi

dlaczego ktoś ma płacić za to że chce wjechać autem które gdy kupował to nie wiedział że nie będzie zgodne z wytycznymi strefy bo nie było strefy? prawo nie działa wstecz. Podstawowa zasada 
wymyślona już w starożytności

nikogo nie powinna dotyczyć strefa

12.25.24 0:36:04 Samo ścisłe centrum czyli okolice plant. Chora propozycja. Chory pomysł. Chory pomysł. Kolejny podatek.chory pomysł.
12.25.24 0:53:32 dla mieszkańców powiatu złodziejstwo pojazdy firm usługowych i zaopatrzenie
12.25.24 7:25:02 Tak nalezy zmodyfikowac i nie wprowadzac. Zanieczyszczenia samochodow to nie jest glowny powod zlego stanu powietrza. Miasto utrudnia zycie mieszkancom. Wszystkie instytucje uzytecznosci publicznej. Wszystkie urzedy nie powiny byc w sct. Stare diesela ktore sa niesprawne. Nie wiek czy pojemnosc a stan techniczny samochodu a wlasciwie jednostki napedowej ma znaczenie na emisje spalin. Stc nie powinno byc wprowadzane gdyz to nic nie zmieni To rozwiazanie pokazuje ze STC nie sluzy ekologii. Proponuje wprowadzic darmowa komunikacje dla osob ktore maja dowod rej samochodu z nr krakowskimi. Tak aby mogly poruszac sie w stc. Tak wszystkie samochody ktore przechodza rest emisji spalin
12.25.24 7:35:27 Stare miasto w Krakowie I powiatu Krakowskiego Za darmo
12.25.24 8:15:09 Tylko scisłe centrum krakowa- stare miasto. Proszę brać przykład np. od Niemców a nie wychodzić przed szereg. Tam są dużo niższe normy euro, mimo ze mają młodsze samochody bo ich stać. Mieszkańcy powinni mieć dożywotnie wyłączenie jeśli już wcześniej zakupili samochód. 

Dopiero jeśli będą chcieli wymienić samochód to na taki aby już spełniał określoną 
normę.

Takie rozwiązanie pokazuje tylko i wyłącznie chęć skoku na kasę a nie poprawę jakości powietrza. To jest stanowczo za krótki okres. Ludzi nie stać na nowe samochody które zaraz zdrożeją (tak jak i używane) a tak liczna wymiana 
samochodów tylko podbije cenę do góry. Lepiej wprowadzić kontrolę już jeżdżących samochodów o które ludzie nie dbają i jeżdżą 
uszkodzonymi ( te faktycznie trują)

12.25.24 8:19:48 Strefa powinna byc na kazimierzu, dookoła rynku i ew. na starym podgorzu dookoła olacu boh getta czy też na grzegorzkach np. w okolicy hali targowej.
To są cenne zabytkowe tereny.
Nie powinno sie zamykac calego miasta "bo tak".
To przrczy konstytucyjnej wolnosci do przemieszczania się 

5 lat to mało, minimum 7 i to wylaczenie takie ze SCT totalnie nie obowiązywałaby dla 
osob zameldowanych na terenie Gminy Miejskiej Kraków. Żeby kolejne 7 lat było tak jak 
teraz. 

Oczywiscie, trzeba osobom spoza Krakowa lub starszymi samochodami zezwolić na wjazd, czy za opłatą, czy np w konkretnych godzinach to cieżko mi ocenic. Jak pisalam wyzej: 5 lat to za mało.
Czesto nastolatki dostają teraz na 18 od rodzicow stare auta i musi minac ładnych pare lat jak skoncza studia i zarobia na lepsze. 5 lat to za 
malo. 

12.25.24 9:03:38 Usunąć strefę czystego transportu Te miejsca są źle rozwiązane pod względem drogowym, i parkingowym, brak miejsca przy park and ride na górce narodowej, 
pachonskiego do pozostawienia/ odebrania pasażera, mało miejsc parkingowych. 

Standardy emisji eoro powinny być zniesione, pozostawienie ich to segregacja mieszkańców. Większość ludzi , mimo pracy, przez wydatki na opłaty i jedzenie żyje w ubóstwie, biedzie. Tak. Bo powinna być zniesiona strefa sct Wprowadzenie opłaty, to segregacja ludzi. Strefa sct powinna być usunięta

12.25.24 9:32:17 Sct powinno obejmować ścisłe centrum Krakowa, rynek, stare miasto i Kazimierz Jestem przeciwnikiem sct nie z powodu aut osobowych a ZAROBKOWYCH, świadczę usługi transportowe więc dla mnie jedna czy dwie 
ulice wyłączone z sct to bez sensu. Druga sprawa że to jest śmieszne że jedną główna ulica można jechać a bocznymi nie, czyli 
powietrze się nie przemieszcza 

Auta już zarezerwowane powinny jeździć do końca lub do momentu zbycia. W moim przypadku wymiana samochodów ciężarowych na euro6 jest nie do zrobienia. Jako mieszkaniec płacący podatki , rachunki itd mający już samochód dopuszczony do 
ruchu i zarejestrowany powinienem być wyłączony z sct

Jest to typowy dowód na to że nie chodzi o ekologię a i wyciągnięcie pieniędzy od ludzi, skoro nie stać mnie na nowsze auto to jak mnie ma stać na opłatę?? Sct powinno nie dotyczyć aut już zarezerwowanych
 Zwłaszcza ZAROBKOWYCH,, mam wywrotke z 2004 z której utrzymuję swoją rodzinę, dla mnie dołożenie 100 tys zł aby zmienić na nowszą 
jest nieosiągalne. Smutne to wszystko się robi....

12.25.24 9:39:34 Maksymalnie Rynek główny Jest zła, strefa nie powinna obejmować całego miasta, Euro 1 benzyna euro 3 disiel Każdy jest równy wobec prawa, nikogo nie powinna dotyczyć strefa czystego transportu Źle, każdy powinien moc wjechać do Miast, niezależnie od statusu. Dlaczego biedny ma jeszcze dodatkowo płacić. Każdy obywatel RP powinien być wyłączony ze strefy 
############### Strefa nie powinna powstać 

Jest to strefa dla bogatych nie mając nic wspólnego z ekologią 
Łamię nasze prawa 

Strefa nie powinna powstać 
Jest to absurd 
Jak cały pomysł Uni Europejskiej z ekologicznym szaleństwem 

Strefa nie powinna powstać 
Prezydent Duda podpisując to zdradził nasz kraj 

Strefa nie powinna powstać 
Jest absurdem 

Ten pomysł pokazuję jak absurdalna jest strefa czystego transportu Urzędnicy popierający ten projekt są zdrajcami narodu 

############### Uważam że wymagania dla diesla są za rygorystyczne w propozycjach z 2023 roku samochody z euro 5 mogły wjechać teraz nie będą mogły proszę od lipca 2025 zezwolić na wjazd samochodów  diesla z 
normą euro 5 

CHT tandeta powinno się zezwolić na wjazd Wymagania są za ostre w 2023 roku proponowano żeby samochody diesel euro 5 mogły wjechać teraz nagle nie mogą jest to niesprawiedliwe proszę zezwolić na wjazd samochodów 
diesla z euro 5 

Jest to niezgodne z konstytucją każdy obywatel ma równe prawa a co jeśli ktoś dojeżdża 
z poza Krakowa i te opłaty 2,5 zł za godzinę 20 zł za dzień są niesprawiedliwe czyli chodzi 
o pieniądze ??????? A nie o ekologię jeśli mieszkańcy będą mogli jeździć samochodami 
niespełniającym i norm to ludzie z poza Krakowa też powinni

Znieść opłatę i złagodzić wymagania dla diesla euro 5 do przynajmniej 2028 roku 

############### Granica strefy wokół Rynku Głównego Strefy nie powinno być w Krakowie ale jakby nie było takiej możliwości to powinna tylko obejmować Rynek Główny Norma dla samochodów z silnikami diesla powinna być Euro 5 a nie euro 6dt Okres powinien być zmieniony co najmniej na okres 10 lat To rozwiązanie dyskryminuje ludzi których nie stać na nowsze samochody i nie powinno być wdrożone. Wszyscy Krakowianie powinni mieć prawo poruszania się swoimi samochodami po Krakowie bez wyjątków i ograniczeń.
############### Powinna być ograniczona do starego miasta. Są zbyt rygorystyczne pierwsza wersja uchwały w tym przypadku wydaje się być dobra. Myślę że to niesprawiedliwe wszystkich powinno obowiązywać takie samo prawo. A gdzie tutaj jakaś ekologią to kolejny podatek pod przykrywką strefy czystego transportu. Inne miasta się wycofują z tego a wy brnięcie w ten zielony ład niewiem po co! Tak jak wspominałem wcześniej czy pojazd ma mniejszą emisję dzięki adnotacji w dowodzie rejestracyjnym specjalny? Może powinny być 

wszystkie samochody ciężarowe przecież one bydują kraków. I gwarantują funkcjonowanie miasta.
############### Ścisłe centrum miasta, obręb Plant, ul. Gertrudy, westerplatte, straszewskiego, basztowa. Ograniczenie swobody poruszania sie ludzi autami dopuszczonymi do ruchu nie powinno być ograniczone do kilku wybranych miejsc. 

To ograniczenie swobód i wolności obywatelskich.
Samochód sprawny technicznie z potwierdzonym badaniem technicznym i zarejestrowany. To jedyne wymagania ktore powinny obowiązywać. Wszystko inne to segregacja. W ciagu 5 lat nie nastąpi żaden skok technologiczny i tymbardziej upowrzechnienie 

wynalazku pozwalającego zastąpić realnie i skutecznie auta. Ojres 50-80 lat wydaje się 
być rozsądny i realistyczny

Czyli może być starszy (nawet jak spaliny są czyste i jest ich niewiele), ale musi zapłacić. To hipokryzja podobna uchwałom reklamowym. Mały sklepik lub fryzjer zdejmuje wszystkie szyldy, na 
Bonarce świeci cała ściana

J.w. to segregacja

############### Strefa w ścisłym centrum krakowa bylaby wystarczająca Pytanie jest kompletnie bez sensu Euro 3, a euro 4 dla benzyny ma znikomą różnice. Euro 3 powinno zostać, co więcej - w przypadku aut z LPG strefa nie powinna obowiązywac. LPG to czyste paliwo Świetny pomysl. Tylko co ludzie zrobią z droższymi autami, ktore po 5 latach beda 
sprzedawalne za przyslowiowa czopke sliwek?
Narazacie ludzi na ogromne problemy finansowe

Smiech na sali, place - jestem eko? 
Kwota z kosmosu.

SCT nie powinno wchodzic na caly krakow.

############### Nie powinno być granic Ten obszar jest nie dobrą propozycją! Każdy samochód, osoba powinna mieć konstytucyjne prawo wjazdu a jeżeli nie spełnia według was warunków to dlaczego 500zł miesięcznie sprawia że już spełnia?  Jeżeli chcecie 
wprowadzić ten głupi przepis brane pod uwagę powinno być ilość spalin a nie rok produkcji auta bo idiotyczne jest że Fiat Cinquecento z 2000r z 40KM nie może wjechać ale za to Ford 
F250 2024r. 6.7l, z 500KM już jak najbardziej jest ECO :)
Bareja by czegoś takiego nie wymyślił.

Jak wszyscy to wszyscy, radni czy pan prezydent do pracy ma się stosować a nawet 
pokazać że można i dojeżdżać komunikacją miejską już od jutra.

Czyli znów chodzi o kasę... . Jak dasz haracz to będziesz ekologiczny : -D
Brak takiej możliwości!

Albo wszyscy albo nikt.
 Jeżeli auto jest zabytkowe to najprawdopodobniej jest najbardziej Nie Eko więc dlaczego ma mieć możliwość wjazdu? 

############### Strefa powinna obejmować tylko rejon Starego miasta. Inaczej robocie miasto dla bogaczy tylko i wyłącznie. Blokujecie wjazd do miasta każdemu jego mieszkańcowi tą odrealniona strefą. Strefa powinna być tylko przy starym mieście o ile 
wogole.

Rok produkcji i standard emisji Euro nie ma znaczenia bo są samochody z normą E4 tylko dlatego że nie bylo wyższej wtedy mimo że  obecnie spełnia wymogi nawet euro 6.. samochody z 
instalacją gazowa są najmniej emisyjnymi samochodami a Wy macie na to wyrąbane. Wiec nie chodzi wam o czyste powietrze a o wykluczenie motoryzacyjne mieszkańców. 

Nigdy nie powinna wejść w życie. A 5 lat to bardzo krótko. Tylko pieniądze wam w głowie. Żeby ściągać z mieszkańców pieniądze. A może kupcie nowy samochód mieszkańcom będzie to bardziej ekologiczne. Bo skoro za pieniądze można kupić wjazd to nie 
chodzi tu o ekologia a o pieniądze! 

Wszyscy mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni ze stosowania się do SCT. 

############### Strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum i to z wyłączeniem mieszkańców , dostawców , zaopatrzenia,  firm kurierskich i ludzi prowadzących działalność i płacących podatki w Krakowie. Takich miejsc jest stanowczo za mało i są one dobre tylko dla ludzi którzy studiują lub uczą sie w Krakowie ewentualnie pracują na 
etacie w jednym miejscu. Dla wszystkich innych którzy prowadzą pracę w różnych częściach miasta lub nie mają stałej siedziby bo 
świadczą usługi mobilne takie miejsca niczego nie zmienia. Budowane są nowe przystanki koleji podmiejskiej ale bez parkingów jak np. 
Stacja Lubocza na ulicy blokowej.

Wymagania są oderwane od rzeczywistości i promują tylko nowe auta lub auta elektryczne które wcale nie są ekologiczne. Dodatkowo takie ograniczenia uderzają w wolność obywateli i 
łamią konstytucję RP więc są nie zgodne z prawem.

Tak dla mieszkańców Krakowa nie powinno być żadnych ograniczeń bo to nie auta 
powodują kiepska jakosc powietrza w Krakowie tylko jego położenie i gminy sąsiadujące. 
Najpierw wybudujcie do końca obwodnicę miasta , później zbudujcie brakuje parkingu 
park and ride a później bierzcie się za badanie jakości powietrza bo pandemia i 
zmniejszony ruch pojazdów idealnie pokazał że to nie w autach leży problem.

Typowy skok na kasę lewackich furiatów zasłaniających się jakością powietrza. Jest tyle obszarów w budżecie miasta które można poprawić i uzdrowić od zbędnego wydawania pieniędzy podatników 
ze spokojnie obejdzie się bez nakładania następnego haraczu. Jestem absolutnie przeciwny , mieszkańcy powinni być stałe wylaczeni z jakichkolwiek opłat i segregacji.

Wszystkie pojazdu mieszkańców powinny być wyłączone z działania takiej strefy , ściągajcie sobie kase z turystów jak wam tak bardzo 
zależy na pieniążkach do budżetu a nie z mieszkańców którzy mają dość kolejnych opłat i haraczy które nie wprowadzają niczego dobrego 
dla nich tylko napychają koryta urzędników.

############### Strefa powinna być strikte centrum a nie cały Kraków - 1 dzielnica Nie ma to totalnego sensu, wszedzie są przychodnie i lekarze i kazdy ma mieć dostęp do tych miejsc by się mógł leczyć. Zamiast ograniczać roczniki, lepiej się zająć dokładniejszymi przeglądami samochodów gdzie ekologia została specjalnie usunięta. Tak to rocznik dla nowych aut rejestrowanych po 2000 l 
jest w porządku. Aczkolwiek głównym warunkiem ma byc sprawny samochód z prawidłowo działająca ekologią typu dpf.
Diesle nie mają również posiadać innego ograniczenia ponieważ w trasie są bardziej ekologiczne. Nikt nie kupuje diesla by wjeżdżać codzienne do centrum.

Nie wszyscy mają możliwość na samochód w Krakowie - na przykład jak się wynajmuje 
samochód. Wszystkim trzeba dać 5 lat.

Może być aczkolwiek tylko dla naprawdę starych aut > 25 lat

############### Należy zawęzić tylko do centrum miasta np obowiązywanie tylko w strefie parkowania A Jak wyżej zawęzić sct tylko do centrum miasta Obniżyć wymagania - diesel od 2010 roku (zamiast od 2014) Brak uwag Bardzo zły pomysł To jest pole do nadużyć wiele osób może przerejestrować swoje samochody na mieszkancow
############### Uważam że ograniczenie strefy wjazdu jest niedopuszczalne. Jak wyżej Uważam że samochody od 2006 roku będą w zupełności odpowiednim ograniczeniem Dlaczego tylko dla mieszkańców Krakowa? Czemu wszystkie osoby z poza miasta mają 

być ograniczone i zmuszane do zmiany samochodu?
W ****** się wam poprzewracało Jak wyżej w d.... się przewraca 

############### Strefa nic nie zmieni. Jeśli już musiała by być to tylko w samym centrum (stare miasto) Jak wyżej Mieszkańców Małopolski nie stać na zakup samochodów z tych roczników. Należy obniżyć wymagania diesla do euro5. Nie należy dzielić ludzi na lepszych i gorszych Skok na kasę. Tragiczny pomysł. Brak uwag.
############### Nie stać mnie na nowszy samochód. Jestem osobą starszą i samochód jest dla mnie wybawieniem. Mam diesla 2005 rok, nie kopci i nie śmierdzi jak stary autobus. Granice mogą zostać ale należy  umożliwić wjazd wszystkim samochodom od 2005 roku. Należy umożliwić  wjazd wszystkim samochodów powyżej  2005 roku produkcji. Dla wszystkich te same zasady! Rozumiem, że to tylko chodzi o dodatkowy dochód miasta? Bo chyba nie o ekologię. Brak uwag
############### Zmniejszyć strefę do ścisłego centrum Ogólnie strefa jest za duża Zmiana jest na niekorzyść. Ludzie już zdążyli kupić samochody spełniające "stare" normy, a teraz nagle się to zmieniło. Niektórzy nawet nie wiedzą o zmianie,  a poprzednie warunki były 

dobrze rozgłoszone. 
Całkowite wyłączenie mieszkańców. Przy okazji miałoby to inne korzyści dla miasta. Przy tak rozległej strefie całkowity zakaz wjazdu byłby absurdem. Potrzebne jest jakieś rozwiązanie, ale w tym przypadku ceny są za wysokie. Z drugiej strony możliwość wjazdu za opłatą poddaje w 

wątpliwość sens istnienia SCT 
############### Uważam, iż sct powinno być w ścisłym centrum Krakowa, a dlaczego?? Dlatego że jezeli mieszkam na obrzeżach miastach to dlaczego mam pod domem mieć sct a za kilkaset metrów w gminie Zielonki już 

można jeździć czym się chcę?? Druga sprawa, skoro na Kazimierzu się nie sprawdziło to dlaczego usilnie robicie w całym Krakowie??
Dlaczego nikt nie pomyśli o PRZEDSIĘBIORCACH którzy utrzymują swoje rodzinny i płacą podatki do kasy miasta?  A w kółko tylko 
słychać można że tramwaje i autobusy będą wozić ludzi 

Uważam że samochody już zarezerwowane w gminie Kraków, tym bardziej jako mieszkaniec, powinny jeździć do momentu zbycia lub śmierci technicznej. Jeżeli  ja mam zmienić swoją 
ciężarówkę na minimum 2018 to muszę dołożyć około 200tys zł co dla mnie jako jednoosobowego przedsiębiorcy jest wyrokiem śmierci dla mojej firmy 

Jako mieszkaniec, który kupił jakie czas temu samochód i zarejestrowane jest w gminie 
Kraków to takie auto powinno być wyłączone z sct . Wymogi sct powinny dotyczyć tylko 
nowo nabytych przez mieszkańców samochodów 

Czyli nie chodzi o ekologię ale o wyciąganie pieniędzy od mieszkańców aby ratować budżet miasta. Czyli jest to nic innego jak podatek od samochodu, a im człowiek biedniejszych tym musi więcej 
płacić. Oczywiście że chciałbym mieć nowe samochody ale nie mam BO MNIE NIE STAĆ!!!!!!

Uważam za samochody ciężarowe i dostawcze dzięki którym ludzie się utrzymują powinny być wyłączone z sct. Mam  osobowego 10 
letniego Diesla to zmienię go na 15 beznyniaka ale ciężarówki nie zmienię na benzynę. Zastanówcie się ludzie kto Wam za chwilę z będzie 
płacił podatki ( podatek drogowy od środków transportowych mamy w Krakowie jeden z najdroższych w Polsce)

############### Strefa czystego transportu powinna obowiązywać jedynie w obszarze gdzie komunikacja miejska jest bardzo łatwo dostępna i funkcjonuje przyzwoice (na możliwości miasta) - to znaczy wewnątrz (z 
wyłączeniem) drugiej obwodnicy Krakowa.
Jeśli taki postulat nie spotkałby się z akceptacją, uważam że każdy teren o niskiej zabudowie lub lokalizacje poza 3 obwodnicą nie powinny wchodzić w SCT pod żadnym względem.

Każde P&R powinno być wyłączone z SCT jeśli ma w jakikolwiek sposób służyć przyjezndym, którzy mają skorzystać z P&R. Podnieniesie wymogów dotyczących standardu emisji Euro jest absurdalne. W pierwszej kolejności część samochodów (częściej wysokiej klasy lecz nie tylko) wyprodukonych przed 
wejściem konkretnego standardu Euro mogło spełniać pewne standardy (np Euro 4 kiedy istniała tylko norma Euro 3) lecz nigdy nie zostła w ten sposób oznaczona. Kolenym argumentem 
jest kwestia tego jaką masę ma dany samochód  - starsze konstrukcje mogą wyemitować mniej szkodliwych substancji ze względu na znacznie mniejsze gabaryty samochodów - ta uwaga 
jest szczególnie istotna w kontekście dzisiejszych samochodów, które są znacząco większe niż konstrukcje sprzed 10 czy 20 lat. Ostatnią kwestją, która jest zupełnie pomnięta a dużo 
ważniejsza niż sam standard Euro - jak często się porusza i ile osób przewozi dany samochód. Część ludzi potrzebuje pojechać raz na tydzień poza miasto, generując przy tym znikomą 
ilość zanieczyszczeń, która w znaczącej większości nie będzie wyemitowana w mieście Kraków.

Uważam że czasu 5 lat jest zbyt krótki, najlepiej gdyby mieszkańcy miasta Kraków nie 
byli objęci tym przepisem. Co w dodatku z takimi osobami takimi, które dostarczają 
własną żywność na teren miasta? Ich dochody nie pozwolą na zakup nowszego, 
spełniającego normy samochodu, a ich działalność nie dość że pozwala na istnieje 
lokalnych rynków i społeczności to w dodatku zapewnia alternatywę dla zakupów 
żywieniowych.

Tak, wniesienie takiej NIEWIELKIEJ opałty, która nie doprowadzi do OSTRACYZMU mniej zamożnych, mogła by być dobrą alternatywą.

############### Strefa nie powinna być większa niż do drugiej obwodnicy Aktualna propozycja jest absurdalna, nie znam żadnego miasta tej wielkości w Europie które miało by strefę obejmującą całe miasto. 
Każde auto które ma ważne badania techniczne powinno mieć możliwość wyjazdu.

Normy dla silników Diesla są zbyt wygórowane. Powinny być takie same jak dla aut spalinowych Aktualna propozycja to pozbawienie majątku dla wielu osób i wykluczenie ich 
komunikacyjnie. Samochód zmienia się rzadziej niż co pięć lat, więc okres powinien 
wynosić co najmniej 10 lat.

Czy chodzi o ochronę środowiska czy o większe obciążenie ludzi? Jakie będą koszty wprowadzenia tych restrykcji? Osoby biedne, których nie stać na zmianę auta będą karane dodatkowo, co jest 
niesprawiedliwe społecznie

Dlaczego tę ankietę może wypełnić każda osoba a nie tylko mieszkaniec miasta, ewentualnie ościennych gmin? Jajka jest wartość tej 
ankiety skoro może ja wypełnić ktokolwiek niezwiązany z miastem?

############### Zmniejszenie strefy tylko do ścisłego centrum Krakowa ,pozwolić do 2030 poruszać się samochodom o silnikach diesla z normą Euro 5,z normą 6 do 2035. Ograniczyć strefę do ścisłego centrum Krakowa . ,pozwolić do 2030 poruszać się samochodom o silnikach diesla z normą Euro 5,z normą 6 do 2035. Zwykłe wyciąganie pieniędzy od mniej zamożny obywateli , oropozycja nie etyczna. Pojazdy zabytkowe powinny mieć możliwość wjazdu do strefy przez okres od kwietnia do końca września. 
############### Powinna być ograniczona do ścisłego centrum. Al. 3 wieszczów, Dietla, Grzegórzecka, powstania warszawskiego, Lubomirskiego, Wita Stwosza. Dojazd do każdego szpitala na terenie Krakowa. Niezależnie od rodzaju paliwa euro4 , euro5, euro6 powinno być dopuszczalne dla wszystkich. Normy poniżej Euro4 dla mieszkańców bez limitu czasowego. Nie powinno być limitu czasowego. Mieszkańcy powinni zostać w 100% zwolnieni z SCT Dla osób niezamieszkałych w Krakowie jest ok. Dla mieszkańców jazda po mieście nie powinna podlegać dodatkowym oplatom a mieszkańcy powinni w 100% być zwolnieni z ograniczeń Wszyscy krakowianie powinni zostać zwolnieni ze strefy a jakiekolwiek ograniczenia są dyskryminacją. 
############### Do alei max, reszta nie ma sensu szczerze, większość osób na tym straci W ogóle myśl że ktoś nie dojedzie do szpitala Bo ma auto 3 to jest chora propozycja Zacznijmy od euro 2 minimum, jak wcześniej Przesuncie dla wszystkich ludzi, transport publiczny z np. Krzeszowic skąd dojeżdżam nie 

jest na to gotowy.
Przeciętnego Polaka na to nie stać a transport z poza Krakowa jest w tragicznym stanie, sct to chory pomysł dzielący Polaków Nie wprowadzajcie strefy, jest to chory pomysł 50 wjazdów na rok na żółte blachy też chore, pozwólcie Polakom dojeżdżać do pracy, nie 

dzielcie społeczeństwa w imię ekologii 
############### Obniżenie normy Euro do pierwotnego założenia tzn. Euro 3 dla aut benzynowych do 2028 r. oraz euro 5 do 2028 roku
############### ZLIKWIDOWAĆ PROJEKT SCT ZLIKWIDOWAĆ PROJEKT SCT ZLIKWIDOWAĆ PROJEKT SCT ZLIKWIDOWAĆ PROJEKT SCT ZLIKWIDOWAĆ PROJEKT SCT ZLIKWIDOWAĆ PROJEKT SCT
############### Strefa czystego transportu powinna objąć tylko wnętrze pierwszej obwodnicy Krakowa czyli wewnątrz plant Nie zawsze poruszam się autem którego jestem właścicielem, np autem służbowym. 

Wyłączenie powinno objąć po prostu pojazdy którymi porusza się mieszkaniec Krakowa. 
Ponad to wyłącznie powinno objąć nie tylko mieszkańców Krakowa ale całej małopolski. 

Rozwiązanie to jest sprzeczne z ideą strefy bo opłaty nie zmienią jakości powietrza. Uważam to za rozwiązanie absurdalne. Jak pisałem wyżej uważam że okres przejściowy powinien objąć wszystkich mieszkańców Małopolski. Ponad to na tej liście powinny znaleźć 
się samochody którymi poruszają się mieszkańcy, takie jak samochody służbowe czy samochody którymi mieszkaniec się porusza ale 
niekoniecznie jest ich właścicielem. Dużo młodych osób nie ma swojego samochodu ale np. porusza się samochodem rodziców którzy nie 
koniecznie są mieszkańcami Krakowa 

###############
############### Jestem za odrzuceniem w całości.
############### Jeżeli w ogóle istnieje przymus powołania strefy czystego transportu, powinien obejmować wyłącznie ścisłe centrum miasta, np w obrębie Plant lub ewentualnie II obwodnicy Krakowa Jest to projekt nastawiony na wykluczenie osób najbardziej niezamożnych Mieszkańców Krakowa w ogóle nie powinna ona obejmować 
############### Tak. Należy z niej całkowicie zrezygnować Cały Kraków jest bardzo ważnym miejscem i wszędzie powinien być dostępny dojazd Serio euro 6 dla diesli? Czy wy widzieliście jaka jest średnia wieku pojazdów w Polsce? Wprowadzenie tego to dyskryminacja dla biedniejszych osób... A co z osobami z gmin wokół Krakowa? Oni często też pracują w Krakowie, a nie 

mieszkają w nim. Mają się teleportować?
To jest żałosne. Zapłać i pojazd będzie już ekologiczny? Już nie będzie truł dzieci? Przynajmniej już wprost mówicie, że nie chodzi o zdrowie mieszkańców, a o kasę do budżetu ;) A po tych 5 latach wejdzie 50 dni? I gdzie to auto trzymać? 

############### Jestem przeciwny SCT w Krakowie. Doprowadzi to   do przeniesienia pewnych kosztów na mieszkańców i to my zapłacimy za państwa pomysły.. Uważam, że strefa w całym mieście jest kategorycznie nie do 
przyjęcia. Uważam, że strefa jak już musi być, to na rynku głównym i tyle - nie utrudni to mam nadzieje życia nikomu.

Zaproponowane miejsca są "śmieszne". Kraków nie ma odpowiedniej ilości miejsc parkingowych  na park and ride. Tramwaj w 
Krakowie, z jednej strony na drugą, jedzie godzinę. To ogranicza moja wolność jako obywatela , jeśli nie będę mógł dojechać np do 
pracy. Nie stać mnie na wymianę samochodu, w tak krótkim czasie, który pomoże mi dojechać do pracy i zaspokoić mojej 
podstawowe potrzeby. Jeśli uważacie państwo inaczej,to proszę sfinansować nam nowe pojazdy, które spełnią państwa wymogi. 
Dodam,że gospodarka zacznie upadać. Ograniczona zostanie dostępność do pewnych usług dla osób z obrzeży Krakowa.

Zaproponowane są zdecydowanie za wysokie..zwłaszcza dla diesla. Nie zgadzam się z nimi. Nie ma to znaczenia.. w Krakowie też są ludzie którzy mieszkają na obrzeżach lub w 
granicy, i trzeba pracować i dostać się do pracy i niestety komunikacja publiczna nie jest 
dostatecznie rozwinięta w mieście. Ponadto jest to absurdalny, że mieszkam w Krakowie 
i do zlatwienia swoich potrzeb, będę potrzebował na dojazd minimum 2 h. 

Uważam że jest to absurdalny pomysł. Nie wyobrażam sobie płacić za rzeczy,które muszę mieć aby dojechać do pracy lub załatwić swoje podstawowe zadania lub potrzeby jako mieszkaniec i 
obywatela Polski. Dodam jeszcze  że posiadać samochod, ktory nie spełnia państwa wymogow nie mogę mieć , ale jak zapłacę to już moge ? Chore.

Jest to absurd.
Nie dla Strefy Czystego Transportu w Krakowie.

############### Uważam, że strefa w całym Krakowie jest nie do zaakceptowania. Jest to za mocne ograniczenie mojej wolności i wyborów. Jestem mieszkańcem Krakowa i uważam dodatkowo, że pogrzebie to naszą 
gospodarkę. Uważam, że strefa jak musi zostać wprowadzona, to tylko na Rynku Głównym w Krakowie. Strefa jest dla bogatych a nie dla przeciętnych mieszkańców Krakowa. 

Kraków nie ma odpowiedniej infrastruktury do wprowadzenia strefy czystego transportu. Dojazd dla mnie jako mieszkańca, ze  jednej 
strony na drugą miasta zajmuje około 1,5h. To jest niedorzeczne. 

Są zbyt restrykcyjne.. dla każdego paliwa. Jest to ograniczanie mojej swobody jako mieszkańca i obywatela Polskiego. Nie ma to znaczenia. Każdy kto potrzebuje załatwić sprawy w Krakowie powinien mieć 
wolność w tym i nie powinien być ograniczany.

Nie do dopuszczenia.. jak nie jestem eko według Was, to będę jak zapłacę. Fantastycznie. To jest oczywiste.. logiczne, że takie pojazdy muszą mieć przywileje. Nie jest to grant..

############### Tylko stare miasto, rynek i okolice do ronda mogilskiego. Nie jest dobrą propozycją. Zostawcie resztę miasta a strefą obejmijcie tylko stare miasto. Rok produkcji samochodu nie jest ściśle powiązany z normą EURO. Dlatego nie rocznik a faktyczna norma z którą auto zostało wyprodukowane powinno być brane pod uwagę. 
Dodatkowo wszystko powyżej EURO4 powinno być zwolnione z restrykcji. Tak działały umweltzone w niemczech. 

Nie dla SCT w wyżej zaproponowanej formie. Strefa to wycinek z miasta a nie całe miasto. Czyli wcale nie chodzi o ekologie. Jeśli będzie pobierana opłata to na jakie cele ekologiczne zostanie przeznaczona? Gdzie będzie można sprawdzić dokładne statystyki oraz rozliczenia po pobraniu 
takich opłat oraz na co zostały przeznaczone zebrane środki?

Samochody specjalne oraz zabytkowe nie powinny być brane pod uwagę. 
Czy wyburzycie Wawel bo nie spełnia norm odnośnie ocieplenia? Kominów czy innych nowych restrykcji? Samochód zabytkowy z jakiegoś 
powodu jest zabytkowy i nie może być objęty restrykcjami SCT - w ogóle. 

############### Jest to nie do przyjęcia. Strefa jest zbyt restrykcyjna i ogranicza mnie takie prawo. Jestem na nie dla SCT.
Nie mogę być zmuszana do zmiany swojego pojazdu na taki, na który mnie nie stać. Strefa w całym mieście jest głupawym pomysłem. Jest to wymysł i robienie biznesu do którego nie chce dokładać. Jestem 
przeciętną mieszkanka Krakowa i nie będę finansować cudzych biznesów. Sama ciężko odkładam pieniądze. 

Kraków jest nierozwinięty pod kątem infrastruktury. Nie mamy dostatecznie dużo parkingow na obrzeżach miasta. W nowej hucie nie 
ma park and ride a wy chcecie mi wprowadzać wymienianą wyżej strefę. To nas zabije finansowo.

Jest to zbyt restrykcyjne rozwiązanie dla każdego paliwa. chodzi też o moją wolność, jako mieszkankę Krakowa i Polkę. Nie dla Strefy Czystego Transportu. Nie ma to znaczenia,czy jestem Krakowianka czy nie. Mamy być wolnymi ludźmi, którzy 
mogą się poruszać tak jak nas na to stać. Nie dla Strefy Czystego Transportu.

Nie będę wspierać opłata, które są niedorzeczne. Jak zapłacę, to będę ekologiczna. Biznes, który zabije nas gospodarczo. Czemu służby maja być wyłączone? Ja mam płacić a inni nie. Nie do przyjęcia.
Cała tą strefa jest nie do przyjęcia, koniec.

############### Tak, zapoznałam się z wstępnymi zasadami wprowadzenia SCT. Porównałam też założenia tej strefy wprowadzonej już w Warszawie.
Uważam że w Krakowie SCat powinna być wprowadzona na terenie Śródmieścia (podobnie jak to jest w Warszawie). U nas byłyby to okolice Rynku, Plant czyli generalnie teren Stare Miasto. 
Myślę że będzie to korzystne ze względów praktycznych dla mieszkańców oraz osób przyjezdnych czy tych pojazdów które są przejazdem np. przez ul.Opolską.

Jak wyżej.
Uważam że SCT powinna być wprowadzona tylko i wyłącznie na terenie Śródmieścia, Starego Miasta. 

Wiem, że ze względów ekonomicznych mieszkańcy i osoby przyjezdne poruszają się w drodze z/do pracy lub szkoły takimi autami na jakie je stać. W obecnej propozycji roczniki aut, 
którymi można będzie się poruszać kosztują ponad 30 tyś. PLN i wzwyż. Niestety ale tylko nieliczni mogą sobie pozwolić na taki wydatek. 
Jak wyżej jestem za ograniczeniem strefy tylko dla samego centrum Krakowa.

Pomysł wydaje się być ok, ale co z osobami które do Krakowa przyjeżdżają do szkoły czy 
na studia, a są zameldowane w okolicznych miejscowościach? Przez takie działania 
Kraków nie będzie atrakcyjnym miejscem dla studentów czy później nowych 
pracowników rozpoczynających karierę w mieście. 

Jak została wyliczona ta opłata?
Przy obecnej ilości aut poruszających się po Krakowie, ta kwota wydaje się być wysoka. Jeśli ktoś musiałby płacić ją co miesiąc.

############### SCT powinno obejmować wyłącznie ścisłe centrum Krakowa: ulice ograniczone Plantami. Okres największej pandemii, gdy ruch samochodowy w Krakowie zmalał o ponad 50% udowodnił, że samochody nie są 
tak odpowiedzialne za zanieczyszczenie powietrza jak nam się to wmawia: pomimo znikomego ruchu samochodowego w tym okresie stacje kontroli powietrza notowały rekordowe wskaźniki wszystkich 
substancji szkodliwych!

Bzdurny pomysł. W Krakowie jest wiele szpitali i klinik, a dojechać będzie można jedynie do wybranych. Odnośnie  park & ride np. w 
Bieżanowie ma 110 miejsc,  a reszta samochodów przyjezdnych - zapewne kilkanaście razy więcej  - parkuje na przyległych ulicach. Co 
powiecie mieszkańcom tych ulic... że utworzono SCT ich kosztem?

Dla mieszkańców Krakowa nie powinno być żadnych ograniczeń w poruszaniu się już 
zarejestrowanymi samochodami przed wejściem uchwały. Należy jedynie wprowadzić 
zakaz rejestracji samochodów niespełniających norm spalin. Starsze samochody 
mieszkańców z czasem w sposób naturalny znikną z ulic ze względu na korozję i duże 
koszty napraw.

Jestem przeciwny wszelkim opłatom. Żyjemy w nieciekawych czasach. Są opinie, że za kilka lat Rosja może zaatakować Zachód. Czy Włodarze Krakowa zastanowili się jak 
mieszkańcy Krakowa będą się ewakuować w przypadku niebezpieczeństwa? Może tramwajami i autobusami MPK??? Autami 
elektrycznymi o zasięgu max. 300km jeśli szczęśliwie będą akurat naładowane? Przecież nie mamy schronów ani stacji metra gdzie można 
przeczekać atak wroga. Więc weźcie Panowie/Panie pod uwagę takie scenariusze bo jesteście za Krakowian odpowiedzialni aby Wasze 
decyzje nie przyniosły więcej szkody w imię tzw. ekologii...

############### Nie wprowadzać żadnej strefy.. Nie jest to dobra propozycja..
Brak tam będzie miejsc do parkowania..
Miasto to nie prywatne podwórko, po drogach publicznych jeździć może każdy.

Nowe wymagania co do emisji spalin w produkowanych autach są wprowadzane przez odpowiednie dyrektywy UE i każdy nowy pojazd będzie je spełniał Nie ...każdy jest równy wobec prawa Skandal....
Płacenie za wjazd jest zaprzeczeniem sensu ekologii tego pomysłu.
Może Wprowadźcie na terenie całego kraju ustawa sejmowa nowy podatek od pojazdów za to że poruszają się i spalają paliwo

Równość wobec prawa bez wyjątków.

############### Zaproponowany obszar strefy wydaje się rozsądny. Ponadto warto , aby władze Krakowa wywierały coraz większy nacisk na tzw. obwarzanek krakowski, w którym praktycznie nic się nie dzieje w zakresie 
poprawy jakości powietrza.

Jestem za tą propozycją. Standardy dla aut spalinowych  zbyt niskie.  Limit winien być podwyższony na EURO 5 lub 2010 rok z późniejszym zaostrzeniem. To za długi okres przystosowania się dla mieszkańcow Krakowa. A poza tym, jaka  jest 
różnica - z pktu widzenia celu SCT - czy zanieczyszcza powietrze samochód mieszkańca 
czy przyjezdnego? Okres wyłączenia winien być skrócony do 2 max. 3 lat. 

To dziwna propozycja. Jeśli miałaby być jednak przyjęta. to wysokość opłaty winna skutecznie motywująca. Na marginesie pragnę dodać, że obecne opłaty za parkowanie w strefach płatnych są za 
niskie. Pomimo obowiązywania opłat często bardzo trudno znaleźć miejsce do zaparkowania, np. na ul. Kopernika.

Listę wyjątków winno ograniczyć się do minimum, tj. do przypadków wyraźnie uzasadnionych. Chodzi o uniknięcie nacisków różnych grup 
interesów. Nie rozumiem uzasadnienia dla pojazdów historycznych/zabytkowych.

############### Strefa czystego transportu nie powinna istnieć wcale ponieważ z której strony na nią nie patrzeć kategoryzuje ludzi ze względu na status materialny. Sprawę może załatwić z założenia strefa ograniczonego 
ruchu wokół ścisłego centrum Krakowa gdzie wjeżdżać mogą wyłącznie służby miejskie i mundurowe, dostawcy w określonych godzinach, mieszkańcy (bez opłat dodatkowych za postój) oraz osoby 
niepełnosprawne które wjeżdżają w strefę z wyższej konieczności jak konsultacje medyczne/prawne/religijne (bez względu na wyznanie) itp. Wtedy ruch wokół centrum w którym infrastruktura pozwala 
płynnie przemieszczać się komunikacja miejska zostanie ograniczona do minimum nie dzieląc ludzi na bogatych i biednych. 

Opisałem w poprzednim pytaniu moje spostrzeżenia. Jestem mechanikiem, aktualnie dla prywatnej firmy utrzymuje sprawność pojazdów osobowych, dostawczych i ciężarowych. Najstarsze auta są z lat 80tych a najnowsze z bieżącego roku. 
Doskonale wiem że normy spalania deklarowane przez producentów były i są dostosowywane do aktualnych wymogów prawych chociaż po ponownej weryfikacji okazałoby się że 
spełniają i wyższe normy które nie istniały bądź nie były targetem dla producentów w czasach produkcji. Mój silnik w prywatnym samochodzie spelnia normy euro4, dokładnie ten sam 
silnik w tym samym modelu auta ale produkowanym 4 lata później spełnia normy euro 5 mimo ze jedyna różnica polega na innym materiałowo kolektorze dolotowym. Oba silniki to 
dokładnie te same śruby, układ i rozwiązania, Ten sam uklad wydechowy i to samo spalanie. Różnica jest tylko wizualna w budzie auta (tzw. „litf”). Prócz tego faktu który z góry przekreśla 
założenia że normy spalin są jakiekolwiek wykładnikiem to warto wspomnieć że na spaliny ma wpływ głównie uzytowanie pojazdu. Auta zaniedbane ale uważane za „nowe” potrafią 
emitować syf jakiego auto z lat 90 nie wyprodukuje. Proszę mi wierzyć że piękne auta po zdjęciu pokrywy zaworów czy samych kolektorów potrafią ukazać efekt jazdy nieodgrzanym 
silnikiem, pomijanych interwałów olejowych i wielu innych czynników o których powszechnie nie uczą. Trzecim argumentem jest emitowanie spalin przez samochody w porównaniu do 
innych źródeł zanieczyszczeń jednak ten temat jest tak bardzo pomijany że szkoda sie produkować na elaboraty w tej kwesti.

Mieszkam w Krakowie od dziecka, płacę tu podatki, i planuje tu spędzić przyszłość. Z 
warunków bytowych mam to na co mnie stać, mieszkanie kupiłem auto rowniez za 
gotówkę i takie na które mnie stać. Jeśli miasto chce mi odebrać możliwość korzystania z 
uprawnien do kierowania pojazdami w moim rodzinnym mieście będę musiał owe 
miasto opuścić bo takiego braku szacunku nie da się przełknąć. Rozumiem postęp ale nie 
kategorazycaje ludzi oraz znieważenie rodowitych krakusów z racji irracjonaych 
wymysłów UE i naszego „cudownego” rządu 

Dobre wskazanie że chodzi o kasę a nie ekologię. Rozumiem że 500zl miesięcznie pochłonie całość spalin które płatnik wyemituje… Każdy powinien być równy wobec prawa. Uprzywilejowane osób niepełnosprawnych czy pojazdów specjalnych jest oczywiste jednak jeśli ja 
mam sprzedać auto i brać kredyt na nowsze albo dymać rowerem to dziękuję za takie propozycje i mówię stanowcze nie. 

############### STREFA POWINNA BYĆ OGRANICZONA TYLKO DO ŚCISŁEGO CENTRUM MIASTA, NA WZÓR WARSZAWY CZY INNYCH EUROPEJSKICH MIAST. OGRANICZANIE WJAZDU DO CAŁEGO MIASTA DLA STARSZYCH 
SAMOCHODÓW TO OGRANICZANIE GOSPODARKI, DODATKOWO W KRAKOWIE NIE ISTNIEJE METRO, KTÓRE W WIĘKSZOŚCI EUROPEJSKICH AGLOMERACJI JEST GŁÓWNYM ŚRODKIEM TRANSPORTU W STREFACH 
OGRANICZONEGO RUCHU 

DOJAZD DO WSZYSTKICH MIEJSC UŻYTECZNOŚCI PUBLICZNEJ ORAZ P+R POWINIEN BYĆ ZAWSZE DOSTĘPNY DLA WSZYSTKICH PROPOZYCJA JEST ABSURDALNA, IRRACJONALNA. W ŻADNYM EUROPEJSKIM MIEJSCIE NIE MA TAK WYŚRUBOWANYCH NORM W DNIU WEJŚCIA PRZEPISÓW DOTYCZĄCYCH STREFY 
OGRANICZONEGO WJAZDU JAK W TEJ PROPOZYCJI. SAMOCHODY Z NORMĄ EMISJI SPALIN EURO 5 CZY TO BENZYNA CZY DIESEL POWINNY MIEĆ MOŻLIWOŚĆ WJAZDU DO CENTRUM 
JESZCZE PRZEZ KILKA LAT

Mieszkańców Krakowa zupełnie nie powinna dotyczyć ta strefa, aby nie podnosić już i 
tak bardzo wysokich kosztów życia w mieście 

JEDNYM ZDANIEM - SKOK NA KASĘ. ALBO WPROWADZAMY PRZEPISY KTÓRE MAJĄ COŚ WSPÓLNEGO Z EKOLOGIĄ I WSZYSCY SĄ TRAKTOWANI RÓWNO, ALBO LEPIEJ ZREZYGNOWAĆ Z POMYSŁU 
DZIELENIA SPOŁECZEŃSTWA NA 'EKO(L)NOMICZNYCH' I TYCH DRUGICH 

Osoby zatrudnione w Krakowie na umowie o pracę powinny mieć możliwość dojazdu do miejsca zatrudnienia, na takich samych prawach 
jak mieszkańcy miasta, gdyż przyczyniają się do rozwoju gospodarczego i ekonomicznego miasta

############### Ważnym miejscami od południowej strony są również P+R Czerwone Maki oraz Borek Fałęcki/Łagiewniki Uważam, że na początek powinno się zmniejszyć rygorystyczność wymagań o jeden stopień w dół (Euro 3 dla benzyny i Euro 5 dla diesla). Zwłaszcza w drugim przypadku, samochody 
spełniające te wymogi stanowią niewielki odsetek pojazdów poruszających się po Krakowie.

Uważam, że to wyłączenie powinno być rozszerzone o gminy/powiaty bezpośrednio 
sąsiadujące z Krakowem z uwagi na to, że większość mieszkańców np. Skawiny czy 
Wieliczki codziennie dojeżdża do Krakowa samochodem

Rozwiązanie uważam za złe i niesprawiedliwe zwłaszcza dla ludzi, którzy nie mogą sobie pozwolić na zakup nowego samochodu z uwagi na brak środków Samochody historyczne/zabytkowe powinny być całkowicie wyjęte spod tych ograniczeń z uwagi na to, że przy obecnych wymogach 
(pojazd musi mieć minimum 35 lat) samochody te stanowią rzadkość na drodze i z racji ich ilości, nie wpływają one drastycznie na 
zanieczyszczenie powietrza. Dodatkowo pojazdy zarejestrowane jako zabytkowe są zazwyczaj w bardzo dobrym stanie technicznym i 
stanowią element motoryzacyjnego dziedzictwa kulturowego.

12.26.24 0:33:56 Obszar otoczony ulicami: Dietla - rondo Grunwaldzkie - Konopnickiej - aleje Trzech Wieszczów - Warszawska - św. Rafała Kalinowskiego - Lubomirskich - rondo Mogilskie - al. Powstania Warszawskiego - 
Grzegórzecka - Dietla

Wszystkie parkingi P+R bezwarunkowo. Szpital Rydygiera - w tym celu wyłączyć między innymi część ulicy Okulickiego (dawniej Ostapa 
Dłuskiego).

Co Wam przeszkadza w dieslach EURO5? Napędzanie koniunktury motoryzacji? Benzynowe od EURO2 poproszę. Usunąć rzęchy Wiadomo, wszystko rozbija się o pieniądze. Jak sobie zapłacisz, to wjedziesz. Dwa razy do roku wjazd bezpłatny musi być. Najlepiej wzorujcie się na Budapeszcie. Oni wpuszczają od EURO 2. Ekolodzy, na czele z Gretą Thunberg.

12.26.24 0:51:26 Nie powinno byc sct. Krakowie w ogole Za duze granicę Euro 5 minimum. Brak szacunku dla ludzi biedniejszych 5lat jesli minimum bedzie euro5 Żenada Żenada 
12.26.24 1:07:45 w ogóle nie powinno być żadnej strefy, jest to wykluczenie części mieszkańców czyli DYSKRYMINACJA! nie zgadzamy się z takim działaniem!!! w ogóle nie powinno być żadnej strefy, jest to wykluczenie części mieszkańców czyli DYSKRYMINACJA! w ogóle nie powinno być żadnej strefy, jest to wykluczenie części mieszkańców czyli DYSKRYMINACJA! w ogóle nie powinno być żadnej strefy, jest to wykluczenie części mieszkańców czyli 

DYSKRYMINACJA!
w ogóle nie powinno być żadnej strefy, jest to wykluczenie części mieszkańców czyli DYSKRYMINACJA! w ogóle nie powinno być żadnej strefy, jest to wykluczenie części mieszkańców czyli DYSKRYMINACJA!

12.26.24 6:59:38 obwodnica planty stary kleparz 10letni disel zakaz wjazdu to porazka mieszkanców małopolski beznadzieja

12.26.24 7:12:11 Wyłączenie z wymogów SCT rodzin wielodzietnych 2+4 i z większą ilością dzieci.
Jest to spowodowane tym, że auta typu minivan są i od lat były produkowane głównie z silnikami diesla. Na serwisie otomoto na 130 
tysięcy aut oferowanych do sprzedaży w całej Polsce jest poniżej 100 aut w ogóle, które są bezwypadkowe, na beznynę i poniżej 150 
tysięcu zł. Część z nich to lulsusowe ameryksńskie auta z silnikiem 3.5 czy 4.8l. Auto do jazdy po mieście nie jest potrzebne, ale jest 
konieczne do wyjazdów poza miasto.
W naszym przypadku czwarte dziecko urodziło się niedawno, więc pewnie nie zdążymy skorzystać z wyłączenia do 2030 roku, gdyż 
mudidlibyśmu kupić auto do wejścia w życie uchwały.

12.26.24 8:37:44 Przykład Kazimierza nic was nie nauczył, wprowadźcie sct w ścisłym centrum miasta i Zobaczycie jak funkcjonują mieszkańcy, przedsiębiorcy itd. Niszczycie małych przedsiębiorców. Dlaczego tylko park and rider , tramwaje itd itd. dlaczego nikt nie bierze pod uwagę ludzi takich jak ja czyli jednoosobowej działalności 
gospodarczej świadczącej usługi transportowe samochodem dostawczym. 

Wymagania są za bardzo wyśrubowane. Dojdzie do tego że będę musiał sprzedać sprawnego diesla a kupić dużo STARSZEGO beznyniaka Samochody mieszkańców którzy je już posiadają i są zarejestrowane przed sct powinny 
jeździć do śmierci technicznej lub do momentu zbycia. Dlaczego prawo ma działać wstecz.

Dlaczego jako mieszkaniec który PŁACI podatki do kasy miasta, którego nie nie stać na nowe auto musi płacić chore pieniądze za możliwość użytkowania swojego auta?? Czy całą tą pseudo ekologia 
służy tylko wyciąganiu pieniędzy od mieszkańców aby 

Jeszcze tak jak napisałem wcześniej auto osobowe mogę zmienić na starszego benzyniaka ale mojej ciężarówki nie mogę zmienić na 
benzynę. Dlatego uważam że samochody dostawcze oraz ciężarowe nie powinny podlegać sct.

12.26.24 8:41:11 Należy umożliwić dojazd do wszystkich parkingów Park And Ride (Kurdwanów, Czerwone Maki, Mały Płaszów, Swoszowice, Bieżanów 
itd) 

Nie należy wprowadzać norm emisji innych niż te które zostały miały obowiązywać według poprzedniego projektu  (część mieszkańców już przygotowała się zakupując odpowiednie 
pojazdy)

12.26.24 9:50:57 Sct nie powinna wyjść poza obrys Plant. Reszta Krakowa. Każdy samochód z ważnym przeglądem technicznym jest legalny. Przynajmniej 15 lat. ... ...
############### Projektowana strefa jest zbyt duża. Odpowiednia byłaby obejmująca maksymalnie wewnętrzny obszar drugiej obwodnicy - ścisłe centrum miasta. Wiele osób mieszkających na obrzeżach Krakowa nie korzysta 

w codziennych podróżach do centrum z własnych, starszych samochodów, wybierając komunikację miejską. Samochody są przez nich używane okazjonalnie, głównie do podróży rekreacyjnych poza miasto. 
Pozbawianie ich prawa do trzymania aut pod domem ze względu na objęcie tych terenów strefą jest niesprawiedliwe.

Jak wyżej. Proponowany projekt niepotrzebnie zaostrza wymogi. Właściwy byłby powrót do założeń z poprzedniej uchwały: norma Euro 5 dla diesli i Euro 3 - benzyna. Okres przejściowy dla mieszkańców powinien być maksymalnie wydłużony. To dobre rozwiązanie.

############### Brak granic . Nie jest dobry. Propozycje są nie do przyjęcia. SCT nie jest dobrym rozwiązaniem. Bzdura. SCT to bzdura.



############### Granice strefy są zbyt szerokie, powinny zostać zawężone do ścisłego centrum – Planty, Kazimierz. Wystarczy sprawdzić jaki zakres wprowadziła WARSZAWA. Nie wprowadziła na całe miasto. Ten zespół szpitali to tylko: szpital Uniwersytecki, Uniwersytecki Szpital Dziecięcy oraz Miejskie Centrum Opieki dla Osób Starszych, 
Przewlekle Niepełnosprawnych oraz Niesamodzielnych w Krakowie. Co z pozostałymi szpitalami? jak dostać się do szpitala Rydygiera, 
Żeromskiego, Wojskowego, Jana Pawła, etc. Są to szpitale do ktorych codziennie podróżuje wielu pacjentów, odwiedzajacych oraz ich 
pracowników. Dodatkowo wytyczone zostały do nich konkretne ulice. Nie można jechać żadnymi innymi. Dlaczego? Oczywiście, że nie 
jest to dobra propozycja. Wg mnie powinien być zagwarantowany dojazd do pracy/sklepów 
wysokopowierzchniowych/kościołów/urzędów. 

Dlaczego do wjazdu do strefy nie nadaje się już 10letni disel, ale już samochód benzynowy z 2005 r. jest ok? Oraz czemu tak drastycznie zostały zmienione normy w porównaniu z 
ubiegłoroczną uchwałą? I dlaczego nie ma równości dla mieszkańców oraz osób nie będących mieszkańców Krakowa?

Wprowadzanie wyłączenia dla mieszkańców to jawna dyskryminacja osób, które do 
Krakowa przyjezdzają w celach zarobkowych/turystycznych/rekreacyjych. To strzał w 
kolano dla miasta. Spowoduje to odpływ firm, pracowników oraz turystów. Cały ruch 
skierowany zostanie na inne wsie/miasta. Rozwiązaniem jest zmiejszenie zakresu strefy 
oraz norm emisji plus czas wprowadzenia strefy - na pewno nie za pól roku. Załóżmy, że 
kupiłam w tym momencie diesla z 2014 roku, w lipcu nie bedzie już mógł wjechać do 
krakowa jesli nie jestem jego mieszkańcem. Nie można ludziom wprowadzać takich 
obostrzeń z dnia na dzień. Dodatkowo dla mieszkańców oraz nie-mieszkańców powinno 
być zagwarantowane kilka wjazdów w miesiącu - bezterminowo.

Dając przyzwolenie na taki pomysł, projekt (oraz ci, którzy go wymyślili) pokazuje jak jest bezsensowny. Mając pieniądze każdy może wjechać, bez względu na to jaki ma samochód. Nawet 30 letni, 
stary kopcący bus. Więc gdzie tu dbanie o środowisko?

Robiąc tak szeroki zakres wyjatków za chwile bedzie wysyp pojazdów "specjalnych", "zabytkowych". oraz nagle, magicznie zwiekszy się 
liczba mieszkańców Krakowa, bo każdy bedzie próbował się tu zameldować. Wg mnie zwolnione mogą być tylko samochody służb 
ratujacych życie - karetki/straż pozarna/policja. 

############### Tak, strefa powinna obejmować minimalny wymagany obszar np. płytę rynku głównego. Dodatkowo do wjazdu powinny być uprawnione samochody spełniające normę EURO 1 tak jak ma to miejsce na 
przykład w Berlinie.

Miejsce zamieszkania każdego mieszkańca tak samo jak jego miejsce pracy. Strefa powinna obejmować minimalny wymagany obszar 
np. płytę rynku głównego oraz do wjazdu powinny być uprawnione samochody spełniające normę EURO 1 tak jak ma to miejsce na 
przykład w Berlinie.

Samochody spełniające normę EURO 1 emitują minimalne ilości zanieczyszczeń i powinny być dopuszczone do wjazdu tak jak ma to miejsce w innych europejskich miastach. Samochody mieszkańców powinny być wyłączone bezterminowo. Poza tym strefa 
powinna obejmować minimalny wymagany obszar np. płytę rynku głównego oraz do 
wjazdu powinny być uprawnione samochody spełniające normę EURO 1 tak jak ma to 
miejsce na przykład w Berlinie.

Całkowity zakaz wjazdu do strefy jest niedopuszczalny. Poza tym strefa powinna obejmować minimalny wymagany obszar np. płytę rynku głównego oraz do wjazdu powinny być uprawnione 
samochody spełniające normę EURO 1 tak jak ma to miejsce na przykład w Berlinie.

Wyłączenia powinny obowiązywać bezterminowo. Poza tym strefa powinna obejmować minimalny wymagany obszar np. płytę rynku 
głównego oraz do wjazdu powinny być uprawnione samochody spełniające normę EURO 1 tak jak ma to miejsce na przykład w Berlinie.

############### Uważam, że akceptowalna strefa to co najwyżej obręb II Obwodnicy. Tutaj ruch samochodowy jest duży, więc być może rzeczywiście należy wprowadzić jakieś ograniczenia. Z drugiej strony jest tu dobra siatka 
połączeń komunikacji miejskiej, stąd brak możliwości jazdy starymi samochodami nie powinien być bardzo dokuczliwy dla ich właścicieli.

Rok produkcji w ogóle nie powinien mieć znaczenia, natomiast ograniczenia dla diesli na poz. normy Euro 6 są zdecydowanie zbyt radykalne. Norma ta została wprowadzona w 2015 roku, 
zatem już 9 (!) letnie samochody nie byłyby dopuszczone do ruchu w strefie. Jak na polskie warunki, są to samochody jeszcze bardzo "młode". W pierwotnej wersji uchwały kryteria dot. 
norm Euro były zdecydowanie bardziej do przyjęcia.
Ponadto zastanowiłbym się nad jakimś kryterium powiązanym z masą samochodu. W dyskusji nt. Strefy kompletnie pominięto fakt, że część pyłów powstaje ze ścierania się klocków 
hamulcowych i opon i tutaj im cięższe auto (nawet nowe lub elektryczne) emituje więcej, niż mały 20 letni samochód miejski. Można by też powiązać to jakoś z pojemnością silnika, gdyż 
auta duże, np. SUVy z reguły mają większe silniki niż auta małe, nawet stare (np. fiat seicento).

Uważam, że takie rozwiązanie powinno funkcjonować jeżeli SCT zostałaby przyjęta w granicach administracyjnych miasta. Jednak uważam, że akceptowalna strefa to obszar II obwodnicy i wtedy  
możliwości wjazdu za opłatą być nie powinno. Strefa nie powinna służyć do wprowadzania nowych para-podatków.

Samochody należące do Urzędu Miasta, Kancelarii Prezydenta RP czy innych instytucji państwowych absolutnie NIE POWINNY być objęte 
jakimikolwiek wyłączeniami. Prawodawca powinien sam dawać przykład i stosować się do zasad, które narzuca obywatelom.

############### Nie można dopuścić do powstania w.w strefy. Jest to ograniczenie wolności obywatelskich. Jeśli już musiałaby powstać, należny ją maksymalnie ograniczyć (tylko Stare Misto). Jak najmniejsze ograniczenia, a najlepiej brak strefy w ogóle. Poprzedni projekt zakładał, że diesle spełnijące normę EURO 5 wjadą do miasta. Widząc te założenia, zdecydowałem się na zakup samochodu  z silnikiem Diesla właśnie spełniającego tę 
normę.
W międzyczasie nastąpiła zmiana projektu i został on zdecydowanie zaostrzony dla diesli (a przecież założenia miały zostać złagodzone!). Jest to niedopuszczalne, ponieważ nowoczesne 
silniki diesla niejednokrotnie emitują mniej zanieczyszczeń niż benzynowe odpowiedniki. Nie widzę, żadnego logicznego wytłumaczenia takiej decyzji. 

Jeśli już strefa zostanie wprowadzona, powinien być to okres min. 10 lat. Statystycznego 
mieszkańca nie stać na zamianę samochodu z taką częstotliwością.

Jest to ewidentny skok na kasę obywateli, nic więcej. Nie powinno dojść do utworzenia strefy. Samochody odpowiadają za znikomy odsetek zanieczyszczenia powietrza! SCT nie powinna zostać wprowadzona. Jest to nie zgodne z Konstytucją! Samochody odpowiadają za znikomy odsetek zanieczyszczenia 
powietrza! 

############### Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu. Rozwiązanie dla bogatych. Nie każdego stać na takie dodatkowe opłaty. Zresztą to znaczy że jak ktoś zapłaci to jego samochód przestaje smrodzić. Masakra. Czysta dyskryminacja. Liczy się tylko kasa. Teraz nagle co drugie auto będzie zabytkowe. Już pokazali w Warszawie jak każdy przepis można obejść i nowe auta nagle stają się 
zabytkowe.

############### Uważam że każdy ma prawo poruszać się w mieście czy na wsi autem które jest sprawne i przeszło przegląd techniczny!!!!! Dlaczego mam zmieniać dobre auto tylko dlatego że nie spełnia normy jakis idiotów? 
Już wymiana kotłów miała poprawić powietrze i co? I nic. Dalej palą w kaflowych i kopcą na pół wsi/miasta. STOP dla SCT w Krakowie 

############### Centrum miasta (przy rynku) Dworzec główny, ośrodki pomocy społecznej, muzeum, ośrodki kultury, urzędy 
############### SCT powinna co najwyżej obejmować ścisłe centrum starego miasta (Rynek i okolice Barbakanu). Większy obszar jest bezzasadny i szkodliwy dla komfortu życia mieszkańców miasta. Proponowany obszar SCT jest zbyt duży i przez to generuje niepotrzebne problemy, które muszą być "łatane" wyjątkami. Rok produkcji w ogóle nie powinien stanowić żadnego kryterium w SCT. Nie mówi nic o realnej emisji danego pojazdu i stanowi jedynie mechanizm sztucznego generowania popytu na 

nowe samochody. 
Okres wyłączenia dla mieszkańców miasta powinien być bezterminowy. W innym 
przypadku stanowi rażące naruszenia prawa własności i wolności.

Oceniam negatywnie - to "skok na kasę" kosztem uboższych mieszkańców miasta. Skoro jest potrzebna tak liczna lista wyjątków, to znaczy że sama formuła SCT jest wadliwa i "nieżyciowa" i to ja należałoby zminić - 
ograniczyć bądź w ogóle nie wprowadzać jako ułomną w samym swoim założeniu!

############### Obszar jest zdecydowanie za duży.
Nie powinien wychodzić poza 2. obwodnicę (Aleje).

Skąd pomysł na Euro6d-temp od 20230?
Wszystkie wersje Euro6 mają takie same limity NOx, HC+NOx, PM, PN [#/km].
Co ma zmienić takie wymaganie?
Dlaczego nie "po prostu" Euto 6 lub Euro 5 jak było wcześniej?

Dobry pomysł na ściągnięcie więcej pieniędzy z PIT. :) Jak to będzie kontrolowanie?
Ile będzie kosztowało wdrożenie sytemu kontroli?

Dlaczego, historyczne/zabytkowe tylko 50 dni i tylko jak są kierowane przez właściciela?
Ile jest tych pojazdów?
Ile kilometrów rocznie przejeżdżają po Krakowie?
Są to zbędne ograniczenia.

Lepszym sposobem na ograniczenie NOx w okolicy ulic, jest likwidacja bus-pasów (2. i 3. obwodnica) co zwiększy płynność ruchu i 
zmniejszy emisję.

############### Tylko Stare Miasto To ograniczanie możliwości skorzystania z innych placówek w Krakowie Mieszkańcy powinni jeździć po Krakowie bez ograniczeń. Ościenne miejsowości palą w piecach wszystkim. Kraków znajduje się w niecce do której trafiają zanieczyszczenia z nich właśnie. Krakowianie powinni po własnym mieście poruszać się bez żadnych ograniczeń bez 
oboszczeń co do SCT

Kolejne obciążanie kosztami ludzi nie wystarczy droga komunikacja Miejska? Nie zgadzam się z tym. Wielu Krakowian nie stać na zmianę samochodu a jest on im potrzebny do zasakajania swoich potrzeb. Nie powinno dzielić się ludzi na 
tych bogatych którzy będą mogli jeździć bo ich stać i wykluczać osoby słabo sytuowane i wykluczać ich komunikacyjnie. To ograniczanie 
Konstytucyjnej wolności.

############### Brak wprowadzenia strefy Brak strefy całkowicie powinno całkowicie znieść się strefę, jest niezgodna z art 32 konstytucji RP powinno całkowicie znieść się strefę, jest niezgodna z art 32 konstytucji RP powinno całkowicie znieść się strefę, jest niezgodna z art 32 konstytucji RP powinno całkowicie znieść się strefę, jest niezgodna z art 32 konstytucji RP
############### Wystarczy ją ograniczyć do strefy plant. Tak czy inaczej nic to nie zmieni w zakresie poprawy powietrza w mieście. A najlepiej dać sobie z tym spokój i pilnować stacji diagnostycznych i to wystarczy ! Mieliśmy 

pandemię, samochody się nie poruszały po mieście a smog szalał po mieście więc o co chodzi ????
Powołane parkingi są za małe ! Więc to i tak nie rozwiąże żadnego problemu przesiadki. Dojazd do każdego szpitala szpitala łowieniem 
być możliwie ale jest jeszcze masa ośrodków takich jak przychodnie, ośrodki rehabilitacji itp, do których musi być swobodny dostęp. A 
co z urzędami, sądami, które są w centrum miasta ???

Normy są zbyt wyśrubowane szczególnie dla diesli, które jeśli są sprawne emitują mniej substancji smolistych niż pojazdy benzynowe nawet z roku 2005 w górę. Wystarczy wykonywać 
coroczne rzetelne badania techniczne a dobrze widzimy jakie pojazdy jeżdżą po naszych ulicach !!!

Sam jestem mieszkańcem ale co z firmami, działalnościami gospodarczymi ??? 
Mieszkam w Krakowie działalność prowadzę w Krakowie a firma ma siedzibę w Skawinie 
???

Złodziejstwo i rozbój w biały dzień. Okazuje się, że za pieniądze można wszystko kupić nawet czyste powietrze. Chyba, że o czymś nie wiem a kasa będzie wydana na blokadę betonowania miasta lub 
wentylatory umożliwiające jego przewietrzanie 

Kolejna bzdura ! Pojazdy zabytkowe mają być zwolnione na okres 50 dni w roku a nie cały rok. Dalej, pojazdy specjalne np kempingowe 
które często są starymi złomami będą mogły wjeżdżać dowolną ilość dni a jak wiemy Kraków turystyka stoi. Rozumiem lawety itp ale każde 
specjalne już nie. 

############### Uważam, że obszar stanowiący całe miasto jest nie do przyjęcia. Niech strefa będzie w ścisłym centrum, skoro już musi być To jest niesprawiedliwe, że dojazd będzie tylko do wybranych placówek, a jeśli ktoś korzysta z prywatnego, bardziej kameralnego 
domu opieki, to już nie będzie mógł tam dojechać? Niech strefa będzie w ścisłym centrum, to tego problemu nie będzie, albo zostanie 
on zminimalizowany.

Moja propozycja to euro3 benzyna i euro 4 diesel bez dalszego podnoszenia norm To w dalszym ciągu jest wymuszanie na niektórych zmiany samochodu. Jeżeli ktoś przed 
datą wprowadzenia strefy kupił już samochód, to niech go ma. Surowe wymagania 
powinny być jeśli ktoś dokona zakupu już po wprowadzeniu strefy

Jest to jakieś rozwiązanie, ale kwota rzędu 500 zł miesięcznie jest nie do przyjęcia.

############### TYLKO ŚRODEK MIASTA KAKOWA Zwolnić z SCT całkowicie bezterminowo seniorów np 70+ ich na pewno nie będzie stać na 
nowe auto po upływie tych pięć lat

To ma być strefa dla czystego powietrza czy dla tych co mają dużo pieniędzy?
Nie ma prawa decydować tu jakakolwiek opłata.

A dlaczego zapomniano tu o seniorach ? A co z seniorami po upływie 5 lat? Czy to ma być strefa SCT tylko dla bogatych ludzi których stać 
na nowe samochody? Strefa SCT nie powinna ich dotyczyć bezterminowo.

############### Strefa czystego transportu jest dobrym rozwiązaniem,  jednak nie w obecnej formie która utrudni funkcjonowanie mniej zamożnym ludziom. Poprzednia propozycja pozwalająca poruszać się pojazdom z 
silnikiem benzynowym/zasilanym LPG z normą euro 3 i diesli z normą euro 4 ( która już wymaga posiadanie filtra DPF) była zdecydowanie lepsza i nie była blokadą finansową. Samochody spełniające te normy 
nie są drogie i dadzą możliwość wymiany samochodu na nowszy, bardziej ekologiczny zamiast starego trupa. Nowa propozycja to typowy paywall. Zdecydowanie lepiej się skupić na dokładniejszej kontroli 
samochodów i ich stanu technicznego ( czy nie mają wyciętego DPF , czy nie dymią za bardzo bo np turbosprężarka lub wtryskiwacze paliwa w silniku diesla powinny być dawno wymienione). Dzięki temu auta 
będą czystsze, powietrze czystsze a jednocześnie mieszkańców będzie stać na takie samochody.  Wyeliminujemy tylko te stare i zaniedbane. Dodatkowa kontrola jakie auta dostają żółte rejestracje też by dużo 
zmieniła żeby na nich mogły jeździć naprawdę ciekawe ,klasyczne i zadbane pojazdy a nie Mercedes w dieslu z lat 90 itp. dzięki temu ograniczymy liczbe pojazdów na żółtych blachach które tylko szkodza a nie 
będziemy musieli ograniczać wjazdu dla aut ciekawych i wyjątkowych na których poprsptu przyjemnie zawiesić oko.

Obszar jest dobrą propozycją Zdecydowanie ograniczenie do euro 3 dla benzyny i euro 4 dla diesla będzie wystarczającą opcja pomagająca poprawić stan powietrza a nie krzywdząca mieszkańców. Jak najbardziej się z tym zgadzam Jest to dobre rozwiązanie Pojazdy zabytkowe powinny być dokładniej weryfikowane żeby były albo pojazdami naprawdę starymi albo ciekawymi. Co innego zadbane 
Porshe z latn80-90 których jest mało a co innego zmęczony życiem fiat cinquecento który przez przypadek dostał żółte blachy.

############### Strefa nie powinna szufladkować obywateli. Akceptowalna SCT to ścisłe centrum Krakowa. Pozostały obszar miasta powinien być EU3 dla aut benzynowych oraz Eu4 dla silników dizla.  Nowa propozycja SCT ogranicza klasę średnią w swobodnym poruszaniu się.  Wprowadzając opłaty za wjazd tylko udowadniają 
Państwo że nie chodzi o środowisko ani o zdrowie obywateli  tylko o pieniądze. 

Akceptowalna SCT z obecnymi wymaganiami EURO to ścisłe centrum Krakowa( Rajska, Westerplatte). Pozostały obszar miasta powinien być EU3 dla aut benzynowych oraz Eu4 dla 
silników dizla.  

Okres powinien być dla wszystkich osób. Wiele osób płacących podatki w Krakowie 
dojeżdża z okolicznych miejscowości. Po wprowadzeniu opłaty 500zł/miesięcznie duża 
część osób zmieni prace poza Krakowem. Zmotywuje to również przedsiębiorców do 
otwierania firm poza terenem Krakowa 

Rozwiązanie nie jest rozwiązaniem dla osób klasy średniej. 500zł/miesiąc to absurdalnie wysoka kwota która udowadnia że jest to nowy sposób zarabiania a nie dbanie o zdrowie obywateli. SCT powinna uwzględniać auta benzynowe do eu3 oraz dizel eu4. 
Pojazdy zabytkowe powinny być wyłączone z SCT, ponieważ jest ich mało i przypominają o historii motoryzacji. Powinna być możliwość 
podnieść norme EU aby nie utylizować zadbanych pojazdów 

############### Tak, należy ją ograniczyć do obszaru pierwszej obwodnicy. Samochody nabyte i zarejestrowane przed wprowadzeniem SCT powinny być bezterminowo zwolnione z jakichkolwiek zakazów, do 
czasu ich sprzedaży lub wyrejestrowania, wówczas żadne dodatkowe korytarze nie będą potrzebne, szczególnie, że są dyskryminujące 
dla osób mieszkających w ich sąsiedztwie (a przecież główny postulat SCT na całe miasto, to równy dostęp do "czystego powietrza" dla 
wszystkich mieszkańców).

Są zdecydowanie za wysokie. Już poprzednia propozycja była znacznie przestrzelona, obecna jest już skandaliczna. W wielu wypowiedziach, ZTP powołuje się na skuteczność SCT w 
Niemczech, gdzie wymogi sa znacznie niższe. Skoro strefy są skuteczne dla dużo niższych ograniczeń, to powinny byc one powielone, zamiast bezzasadnego ich windowania w górę. 
EURO1 dla silników benzynowych, EURO4 dla diesli i brak ograniczeń dla hybryd i aut zasilanych LPG to wystarczająco skuteczne ograniczenia, eliminujące te najstarsze i najgroźniejsze 
pojazdy.

Samochody nabyte i zarejestrowane przed wprowadzeniem SCT powinny być 
bezterminowo zwolnione z jakichkolwiek zakazów, do czasu ich sprzedaży lub 
wyrejestrowania, wówczas żadne dodatkowe okresy przejściowe nie będą konieczne.

Samochody nabyte i zarejestrowane przed wprowadzeniem SCT powinny być bezterminowo zwolnione z jakichkolwiek zakazów, do czasu ich sprzedaży lub wyrejestrowania, wówczas żadne 
dodatkowe opłaty na rzecz miasta (nie poprawiające z resztą stanu powietrza), nie będą potrzebne.

Samochody nabyte i zarejestrowane przed wprowadzeniem SCT powinny być bezterminowo zwolnione z jakichkolwiek zakazów, do czasu 
ich sprzedaży lub wyrejestrowania, wówczas żadne dodatkowe wykluczenia nie będą potrzebne.

############### Uważam, że minimum to powinno być EURO6 dla disla od dnia 1. Uważam, że to nie potrzebne. A jeżeli już to najwyżej dodatkowy rok, dwa. Jest to ok Uważam, że nie powinno być wyłączeń a jeżeli już to niech wnoszą oplaty. 
############### Strefą powinna obowiązywać w obrębie 1 max 2 obwodnicy Krakowa Wprowadzenie takich stref doprowadzi no dużego zamieszania. Są różne drogi prowadzące do ww miejsc i w chwili kiedy nastąpi nagłą 

potrzeba dostania się do nich, mieszkańcy nie będą analizować która droga mogą dostać się do szpitala! Takie założenie to jakiś 
absurd.

Podczas kampani wyborczej obiecano złagodzenie wymagań SCT a tymczasem zaostrza się je podnosząc progi norm emisji spalin. Wyższe normy mają jedynie sens  w przypadku 
ograniczenia SCT do 1 max 2 obwodnicy Krakowa

Tak mieszkańcy powinni być z niej wyłączeni tak jak miejskie jednostki. Urząd miasta 
zmusza mieszkańców do zmiany samochodów a tymczasem sami wyłączają swoje 
pojazdy z obowiązku stosowania się do norm. Skoro miasta nie stać na wymianę floty na 
spełniającą wymagania to dlaczego wymaga tego od mieszkańców?

Uważam że, przy ograniczeniu strefy do 1 max 2 obwodnicy miasta, takie wyłączenie nie ma sensu. Uważam że pojazdy miejskich jednostek nie powinny być wyłączone z obowiązku spełnienia norm emisji.

############### Tylko centrum miasta Kraków za wyjątkiem centrum miasta Mieszkańcy Krakowa jeżdżą autami które posiadają i zostały zarejestrowane przez urząd w Krakowie. W tym przypadku mogą nie spełniać standardu emisji Euro. Wymiana na spełniające 
wymogi może nastąpić przy pokryciu 3/4 ceny nabywanego pojazdu. Mieszkańcy płacą podatek od zarobku z którego jest utrzymywane miasto oraz jego władze wraz z prezydentem 
miasta Krakowa !!!!

auta zarejestrowane przez zameldowanych w Krakowie mieszkańców powinny jeździć 
nawet nie spełniając wymogów do czasu kiedy przechodzą obowiązek rejestracji

mieszkańców zameldowanych w Krakowie i płacących dla niego podatki nie obowiązują żadne opłaty !!! mogą wjeżdżać wszystkie pojazdy bez jakich kolwiek wymogów i zwolnień bowiem mieszkańcy płacąc tutaj podatki są albo obowiązkowo 
zwolnieni ze wszelkich obostrzeń oraz zakazów !!!!

############### Nie wprowadzać wcale SCT ! Nie wprowadzać wcale SCT ! Nie wprowadzać wcale SCT ! Nie wprowadzać wcale SCT ! Nie wprowadzać wcale SCT ! Nie wprowadzać wcale SCT !
############### Nie dla SCT NIE dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT 
############### „1 obwodnica Krakowa”, w weekendy może być rozszerzona do alej. Euro 4 dla benzyny, euro 5 dla diesla bez daty produkcji w obu przypadkach Okres przejściowy dla wszystkich Krakow to nie tylko mieszkańcy powiaty ościenne też 

pracują uczą się w miescie
To jawna dyskryminacja i próba wyciągnięcia pieniędzy!

############### Żadnych granic Parkingów jest o wiele za mało a komunikacja niwydolna Dyskryminacja Debilizm i nabijanie kasy dilerom nowych aut Wyciąganie pieniędzy od ludzi mieszkających poza Krakowem i nabijanie miejskiej kasy Wszyscy pracujący w Krakowie robiący zakupy w Krakowie i kożystajacy że słuzby zdrowia w Krakowie . Każecie ludziom płacić za to  jadą 
do pracy czy do szpitala

############### nie zgadzam sie na zakazy Zadne zakazy !! to dajcie ludziom kase na nowe auta !!! powinno być do końca życia kierowcy !!! lepsi i gorsi ?? biedni i bogaci ?? a co z taxi ??? auta do utylizacji taxi ??
############### SCT powinna zostać wprowadzona tylko w obrębie rynku(obszar do plant) Krowodrza Górka, Stary i Nowy Kleparz. Rok produkcji powinien zostać znacząco obniżony, do 2005r dla diesli, 2000r dla benzyny. 5 lat wyłączeni powinien zostać zaproponowany dla wszystkich a nie tylko mieszkańców, 

ponieważ większość mieszkańców obszarów poza miastem codziennie dojeżdża do 
szkoły oraz pracy. Nie wyobrażam sobie jak do 1 lipca 2025r. Wszyscy ludzie będą 
zobligowani do zmiany samochodu na o wiele droższy.

Jest to lepsze rozwiązanie niż absolutny zakaz wjazdu natomiast dalej jest to tak idiotyczny zakaz jak SCT.

############### Wjazd do strefy dla wszystkich samochodów nabytych przez zarejestrowanych przed datą wprowadzenia SCT Każde miejsce oprócz ścisłego centrum miasta Rok produkcji auta 2005 bez względu na paliwo Conajmniej 10 lat bez żadnych ograniczeń dla mieszkańców Krakowa Nie ma zgody na dodatkowe opłaty. SCT jest dyskryminująca dla użytkowników aut. Dyskryminacji ze względu na stan majątkowy  najbardziej ( po kolorze skóry ) prymitywna dyskryminacja .. Lista to dalsza część dyskryminowania i utrudniania życia mieszkańcom. Nie ma nic wspólnego z zanieczyszczeniem środowiska a wiele z 
ubóstwem i wykluczeniem  komunikacyjnym dla dużej liczby mieszkańców. 

############### Wnętrze 1. obwodnicy. Jeśli pojazd, wyprodukowany w 2001 roku, spełnia wymagania Euro 3, to nie oznacza, że nie spełnia Euro 4!
Zwyczajnie, w 2001 roku nie było jeszcze Euro 4.
Nieuprawnione jest twierdze, że każdy pojazd emituje maksymalną liczbę NOx jaką dopuszcza norma Euro!
Nowsze silniki emitują więcej NOx ze względu na ubogą mieszankę i chęć obniżenia emisji CO2.
Stare, sprawne silniki mogą emitować mniej NOx niż nowsze konstrukcje.

Warto zaczekać do opublikowania oficjalnych danych za 2024.
Może się okazać, że stężenie NOx ponownie spadło i nie będzie potrzeby wprowadzania 
SCT!

Jaki będzie koszt instalacji kamer na wszystkich ulicach wjazdowych do miasta?
Jaki będzie koszt utrzymania takiego systemu nadzoru?

Dlaczego w tym projekcie, zostały pominięte osoby starsze z poza Krakowa, które przyjeżdżają dwa-trzy razy w roku do dzieci lub wnuków?
Czy takie pojedyncze przypadki mają mierzalny wpływ na jakość powietrza?

############### Strefa nie powinna obejmować całego Krakowa. Pociągi i autobusy są przeludnione, nie ma parkingów, gdzie można przesiąść się na 
komunikację miejską. Jest inflacja, wszystko idzie do góry i ludzi nie stać na nowe samochody!!! 

Standard emisji Euro jest zdecydowanie zbyt rygorystyczny. Rozumiem, że Kraków jest dla bogaczy. Jest to uderzenie w najuboższych! Dyskryminacja. Zajmujecie się ustawą a nic nie 
zrobicie, żeby tym co nie mogą wjechać zapewnić lepszy dojazd do pracy. 5 lat powinno 
być dla wszystkich! A nie 7 miesięcy! To niech krakowianie nie zatruwają wiosek.

############### Jest zdecydowanie zbyt duża, należy ją ograniczyć do samego centrum miasta i/lub okolic parków oraz szkół/żłobków Miasto dla mieszkańców, takich miejsc powinno być bardzo dużo Rzeczywisty wpływ auta na środkowisko, Seicento z Euro 1 przecież mniej zanieszczysza środowisko niż suvy to podejście jest dobre, zła jest wielkość strefy Kradzież. Politycy chcą kraść pieniądze. Jak bym płacił opłaty to bym mógł zostawiać śmieci w lesie? tak to właśnie wygląda Osoby niepełnosprawne, osoby biedniejsze, osoby starsze, dostawcy(wiecie jak ceny w sklepach pójdą do góry??) proponuje by strefa SCT 
objeła tylko polityków

############### Teren do 2 obwodnicy Postuluję o wyłączenie także dojazdu do szpitala Ujastek - toż tam jest porodówka, a rodzącą nie ma czasu myśleć o normach Euro Dlaczego samochód z 2003 Renault Thalia palący 6l/100 jest wg was mniej ekologiczny niż SUV z 2020 palący 15l/100? To jest absurd Beznadziejnie. Nie stać mnie na nowe auto więc  za karę  mam jeszcze płacić? Gdybym miała pieniądze na nowy samochód to bym go kupiła! A nie mam pieniędzy ani nowe auto ani na wasze 
opłaaty. A dojeżdżam do Krk codziennie do pracy

Osoby pracujące w Krakowie,dzięki którym pracodawcy opłacają w tym mieście podatki

############### Do II, a maksymalnie do granic III obwodnicy. Miasto nie zapewnia możliwości zaparkowania auta na wjeździe, o czym świadczą przepełnione parkingi P&R na Nowym Bieżanowie, Czerwonych Makach czy 
Kurdwanowie. Huta nie ma parkingu P&R. Górka Narodowa już zapełniona w około 60%, a bloków przybywa. Miasto zamiast stworzyć duże P&R i realnie zachęcić ludzi do transportu publicznego, usiłuje 
doprowadzić do patologii, w której człowiek jadący do pracy nie będzie w stanie wjechać dalej w miasto w przypadku braku możliwości zaparkowania. Musi też być możliwość dowozu starszych ludzi do 
szpitali, sądu, urzędów.

I dlatego nie wolno wyjść ze SCT poza III obwodnicę. W granicach III obwodnicy mieści się już więcej szpitali, ale do szpitali 
Narutowicza, Jana Pawła, dziecięcego na Strzeleckiej powinny być wyznaczone dojazdy. Odnośnie ośrodka dla seniorów w Prokocimiu, 
to dlaczego dyskryminujecie inne ośrodki, typu np. na Montelupich?

Najpierw stworzyć parkingi P&R na tysiąc aut w kilku punktach miasta i dopiero mówić o ograniczeniach i jakie powinny być. Wyborcza bzdura. Wszystkich powinno obowiązywać to samo prawo. Czyli nie chodzi o ekologię, tylko o pieniądze? Hipokryci Wyłączone powinny być osoby po 65 roku życia, których w większości przypadków nie stać na wymianę samochodu, osoby 
niepełnosprawne, pojazdy zabytkowe. Cała reszta powinna podlegać jednakowym przepisom.

############### Powinna zostać ograniczona do I obwodnicy, czyli obszar Alej Trzech Wieszczów ok Wymiana aut mieszkańców powinna się odbyć poprzez  ograniczenie rejestracji nowych samochodów w mieście, które nie spełniają wymogów Wyłączenie dla mieszkańców Krakowa powinno być bezczasowe, natomiast nie powinny 
być rejestrowane nowe samochody nie spełniające wymogów

To pogwałcenie prawa własności, przecież te samochody zostały dopuszczone do ruch zgodnie z przepisami obowiązującymi w kraju. Pojazdy mieszkańców, które już są zarejestrowane nie powinny mieć ograniczeń w ruch po mieście.

############### Podobnie jak Warszawa czy Wrocław, Kraków również mógłby objąć stc jedynie centralne dzielnice. 
############### Jestem przeciwny jakiekolwiek SCT Nikt nie ma prawa zakazywać mi poruszania się pojazdem który legalnie nabyłem i który posiada homologację. Nie zgadzam się z tym. 
12.27.24 0:55:15 Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.
Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.
Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).
Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.
W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale 
źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.
Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.
Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.
Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.
Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).
Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.
W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.
Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 
Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z 
dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.
Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.

 Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, gdy 
nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd 
techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów nabytych 
przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.  Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić jak najszerszy katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Przedstawiona przez urzędników tzw "ankieta" to bezczelna kpina z mieszkańców. 
stem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.  Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.
Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania 
strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia 
dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym 
sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.
Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do 
udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam 
gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – 
budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).
Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.
W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.
Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i 
gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do 
usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.
Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.
Umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

12.27.24 0:59:41 Brak strefy
12.27.24 1:55:22
12.27.24 7:16:07 Nie należy wprowadzać sct Nie należy wprowadzać sct Nie należy wprowadzać sct Nie należy wprowadzać sct dla mieszkańców Nie należy wprowadzać sct Nie należy wprowadzać sct 
12.27.24 7:38:12 Tak Ok Wymagania zostały zaostrzone dla diesli co jest niesprawiedliwe. Miała być norma Euro 5 a jest 6. Powinna być brana pod uwagę pojemność silnika i realna emisja co2 na km. Jaka jest 

logika w tym że według projektu duży pick-up benzyna z 2005 roku wiedzie do sct a malolutrazowy diesel z 2013 już nie.
Powinno zostać, to akurat jest dobre. Jest ok Ok

12.27.24 8:05:49 Generalnie nie jestem zwolennikiem SCT, bo według mnie jej wprowadzenie niewiele zmieni bo nie tu jest clue problemu. Jest to kolejna próba wprowadzenia restrykcji i to naprawdę uderzy najbardziej w 
mieszkańców Krakowa. Już Jego centrum jest sztuczna wydmuszka praktycznie bez stałych mieszkańców. To zabija Kraków jakim powinien być. Tutaj ważna jest edukacja a nie sztucznie wprowadzane 
ograniczenia.

Według mnie to nie standard emisji Euro powinien tu być kryterium ale faktyczna emisja spalin i powinien to być weryfikowane przy badaniu technicznym. Jest wiele teoretycznie nowych 
aut, które mimo wpisanych w dowod rejestracyjnych norm euro są w kiepskim stanie technicznym i emitują duża ilość spalin i takie z teoretycznie niższa normy euro i starsze w dobrym 
stanie i emitują znacznie mniej spalin niz wskazywałaby to wpisana w dowód norma. Według mnie takie arbitralne podejście na podstawie normy spalin ustalonej orzez producenta jest 
krzywdzące i tak naprawdę nic nie zmieni.

Tak- mieszkańcy powinni być wylaaczeni z tego kompletnie. Droga naturalna i tak 
wykruszą się z miasta starsze auta w kiepskim stanie technicznym.

12.27.24 8:06:34 Tak zapoznałem się z projektem.
Tak należy go zmodyfikować 
Propozycja zmian:
Obszar wewnątrz pierwszej obwodnicy. 
Restrykcje wewnątrz SCT:
Benzyna silnik Euro3
Diesel silnik Euro4
Wyłączenia dla samochodów posiadających opinie rzeczoznawcy lub zarejestrowany "na żółte tablice"

Proszę się nie ośmieszać z tymi propozycjami. Benzyna Silnik euro3
Diesel silnik euro4
Wyłączenia dla aut "zabytkowych" i posiadających opinie rzeczoznawcy 

Proszę się nie ośmieszać z tymi propozycjami Proponowane rozwiązanie jest żenujące. Robocie co możecie by jeszcze wiecej  wyszabrować jeszcze więcej pieniedzy z kieszeni Mieszkańców Krakowa Proszę się nie ośmieszać z łaskawym wyłączeniami... 

12.27.24 8:19:32 Strefa do pierwszej obwodnicy Odpowiedz jak wyzej Diesel Euro 5 Benzyna Euro 5 Mieszkańcy powinni być zwolnieni bezterminowo z SCT Czyli jednak SCT to ściema!!!!
12.27.24 8:31:41 likwidacja strefy czystego transportu likwidacja strefy czystego transportu likwidacja strefy czystego transportu likwidacja strefy czystego transportu likwidacja strefy czystego transportu

likwidacja strefy czystego transportu
12.27.24 8:33:23 Powinna być jeszcze możliwość dojechania do urzędów mieszkańców małopolski, którzy w swoich miejscowościach nie mają reprezentacyjnych ośrodków, np urzędy wojewody. Ta strefa to dyskryminacja 

osób, których nie stać na nowe pojazdy. 
Dodać urzędy wojewodzkie, ośrodki oświaty 1 i 2 stopnia, np okolice miasteczek studenckich, akademików, by studenci mogli 
dojechać i zostawić pod akademikiem auta, bardzo znaczna część z tych studentów wraca tylko na dłuższe weekendy, gdy są święta. 
Strefa czystego transportu jakby miała już wejść powinna być zniesiona np. w dłuższe weekendy świąteczne, np okres Bożego 
Narodzenia, bo i tak znaczna część mieszkańców wyjeżdża i robi się pusto na ulicach, jakby to miasto umarło, tak to będzie można 
zachęcić turystów do odwiedzin; jednak taki turysta z dzieckiem to nie będzie specjalnie zostawiał auto w p+r, jeżeli jego auto nie 
spełnia normy by pojechać te 20-25km do miasta z małymi dziećmi komunikacja miejska, co często jest przepełniona. Powinniście też 
w ramach tych zmian zwiększyć kursowanie autobusów ma tych trasach między p+r a office parkami i szkołami wyższymi. Nie wiem 
czy miasto jest na to przygotowane, nie da się często rano wejść do autobusu, możecie spróbować wejsc do np 196 czy 494 przed a 
nawet po przejechaniu ronda grunwaldzkiego, może jak tak będziecie stać w ścisku to zauwazy ktoś z urzędu, że dojście 2x takiej ilości 
ludzi do tych autobusów będzie o wiele cięższe do opanowania, uważam, że na teraz jest słabo po dodaniu dodatkowych autobusów 
prywatnego przewoźnika, a co dopiero po wprowadzeniu SCT. 

Jak już ma być taka opłata powinna być w niej wliczona dodatkowo opłata za parkingi w strefie, jest wysoka, 500 zł powinno obejmować wjazd do strefy + postoj w strefach 

12.27.24 8:37:50 Strefa nie powinna dyskryminować majątkowo nikogo. To naruszenie podstawowych praw. Emisje i normy powstały w krajach o wysokim PKB.
Zresztą tak jak używane samochody. Wnoszę o ustawę o poziomie zarobków na tym samym poziomie co w tych krajach.
Strefa powinna być co najwyżej wokół rynku głównego.

Samochód powinien być użytkowany do śmierci technicznej. Projekt ustawy zawiera dyskryminacyjne zapisy.
Rozwiązaniem jest brak SCT lub ograniczenie jej do rynku głównego.

Wszystkie samochody dopuszczone do ruchu powinny mieć bezwarunkowe prawo do wjazdu. Wszelkie inne działania w tym względzie 
stanowią naruszenie praw obywatelskich 

12.27.24 9:16:01 Ścisłe centrum - rynek główny i okolice. Bazowanie na normach emisji Euro i liczenie, że jakość powietrza się poprawi jest błędne.
Np. BMW E92 z 2007 r. z 2,5 litrowym silnikiem spełnia wymagania Euro 6 (CO: 0,154 g/km, NOx: 0,049 g/km, HC: 0,055 g/km) mimo, że w dowodzie ma tylko Euro 4, bo w 2007 nie 
było jeszcze Euro 6!

Euro 6 (CO: 1g/km, NOx: 0,06 g/km, HC: 0,1 g/km).

Jeśli strefa to Rynek Główny i okolice to może tak zostać. Fiat Seicento z silnikiem 1,1, produkowany w latach 1997-2010, ma wbitą normę Euro2.
Emituje CO2: 148 g/km, NOx: 0,029 g/km, więc mieści się w ograniczeniach Euro 6!!

Stare samochody z silnikiem benzynowym nie powodują większej emisji NOx, z którą podobno chcecie walczyć!

12.27.24 9:20:49 Jest ok Zgadzam się z propozycją Jest ok 3 lata Nie zgadzam się.Chyba', że to dojazd do szpitala 3 lata dla krakowian.

12.27.24 9:32:57 Granica do zasięgu tramwaju lub autobusu miejskiego bez strefy Prokocim  i szpital też powinien być w sct. ZDROWIE Benzyna Euro 4
Diesle - powinien być całkowity zakaz wjazdu jakichkolwiek diesli do sct

Nie powinno być ulg dla mieszkańców To w zasadzie wjazd z opłatą karną jest. Tak, tylko kara powinna być dużo większa Tylko zabytkowe benzynowe powinny być dopuszczone.

12.27.24 9:34:57 Strefy nie powinno być. Najpierw trzeba pozbyć się starych pieców kopciuchów, którymi ludzie ogrzewają domy, zarówno Ci w Krakowie jak i w okolicznych miejscowościach. Do tego policja powinna 
sprawdzać czystość spalin w autach dostawczych, ciężarowych, autobusach i taksówkach, bo mnóstwo takich pojazdów nie spełnia norm patrząc podczas jazdy za nimi.
Po za tym zakaz lotu samolotów nad Krakowem, bo one też bardzo zanieczyszczają powietrze.

Cały Kraków powinien być dostępny dla każdego, bez segregacji : masz nowe auto czy masz stare auto. Jak auto jest sprawne 
technicznie i spełnia normy spalin to nie ma problemu.

Auta bez względy na wiek powinny wjeżdżać do miasta - jesli tylko są sprawne technicznie i spełniają fabryczne wymogi jakości spalin. Nie powinno być żadnego SCT.
Auta sprawne technicznie mają bezterminowy wjazd, bo SCT to chory pomysł. 

Próba załatania dziury w budżecie miejskim. SCT do likwidacji. SCT jest złym pomysłem, jest do likwidacji. Proponuję zakaz lotu samolotów nad Krakowem - porównywalny pomysł.

12.27.24 9:41:16 Wiele osób wymieniło swoje auta jak miała wejść strefa w 2024 w tym ja na wtedy ustalone wymogi dla diesle a teraz nagle się okazuje że wydane oszczędności wielu mieszkańców poszło 
w Prosze o pozostanie we wcześniejszych wymogach dla samochodów gdyż wielu mieszkańców poczyniło kroki a teraz orzez wasze kolejne ustalenia ponad siły mieszkańców okazały się 
robieniem nas w balona!!!

Opłata miesięczna to jakaś chora kwota.Czy w ogóle ktoś się zastanowił żeby wprowadzić jakieś realne opłaty na które każdego byłoby stać?Bo widzę że nie.A liczy się tylko by jak najwięcej wydrzeć 
od człowieka i wykluczyć najuboższych.

12.27.24 9:42:39 Obostrzenia dla diesla to jakieś nieporozumienie, pierwotnie mogły wjeżdżać auta z silnikiem euro5 i zmiana na wjazd tylko dla euro6 jest dla mnie niezrozumiała. Nawet w Londynie auta z euro 5 mogą 
wjeżdżać i auta takie są zwolnione z podatku , ponieważ emisja dwutlenku jest bardzo niska. Posiadam auto z euro 5 z 2013 roku . Auto służy mi głównie do dojazdu do pracy, a teksty pod tytułem przesiądź 
się na komunikację w moim przypadku nie działają, gdyż komunikacja miejska to Ja. Jestem kierowcą w MPK. Zaczynam pracę między 3:30 rano a 5:00 i nie mam możliwości dojechać innym środkiem 
transportu jak autem. To samo jest gdy mam zmianę popołudnia i kończę po północy lub jeszcze później , a mieszkam w Goszczy poza Krakowem. Jeśli chodzi o zmianę auta ,to niestety ale nie mam tak ot 
pieniędzy żeby wydać nagle 30-40 tysięcy na nowsze auto. Jeśli chodzi o opłaty za wjazd to to jest dla mnie zwykły haracz, dlatego nie godzę się na te chore SCT i chore pomysły eko terrorystów. Dziekuje

Miasto powinno być wolne od jakich kolwiek SCT Definitywnie powinny być wypuszczane silniki diesla z euro 5 Żadnych ograniczeń dla nikogo Opłata to haracz, i tyle. Czy tą opłata poprawicie jakośc powietrza? Bo to brzmi jak opłacone nie szkodzi , a nie opłacone szkodzi.......nienormalne

12.27.24 9:51:15 obszar na terenie całego miasta to absurd! zróbcie strefę w centrum skoro musi być ale nie terroryzujcie mieszkańców całego miasta "zaproponowanych zostało kilka miejsc" - a co z innymi ważnymi miejscami? Stanowcze NIE dla strefy na obszarze całego miasta Ludzi nie stać na wymianę aut. Czy wam się wydaje, że każdy zarabia po 8-9 tysięcy i może sobie odkładać na nowsze auto? NIE dla sct na obszarze całego miasta! NIE dla sct na obszarze całego miasta! NIE dla sct na obszarze całego miasta!
############### Strefa powinna być w ścisłym centrum miasta - rynek i planty Główne hipermarkety - Zakopianka, Bonarka, Bronowice Przedewszystkim norma emisji Euro 5 dla diesli, bo wszystkie nowsze są bardzo drogie i ludzi nie będzie stać na wymianę samochodów Okres 5 lat może być, ale co ludźmi którzy mieszkali w Krakowie, teraz mieszkają na 

obrzeżach???
Jeśli chodzi o turystów to Ok, ale duża ilość osób mieszkających w oklicznych miejscowościach na około Krakowa, pracuje w Krakowie i ma rodziny w Krakowie, często starsze ( rodziców, dziadków) Tak ale też osoby z pow. Krakowskiego, bo czesto pracują w Krakowie i mają tam rodziny

############### rok produkcji 2000
Euro 3
pojemność silnika do 1,6l włącznie 

okres 5 lat wyłączenia powinien obejmować każdy pojazd mieszkańca Krakowa od 
momentu gdy pojazd "wpadnie" rokiem produkcji lub normą Euro w zakres ograniczeń 
SCT, czyli powinien być "ruchomy" i liczony dla każdego rocznika osobno.

sztywny okres wyłączenia do 1 lipca 2030 faworyzuje posiadaczy pojazdów starszych, a 
krzywdzi posiadaczy pojazdów nowszych, szczególnie tych blisko granicy wymogów.

############### Strefa (jeżeli już jest przymus jej powstania) powinna obejmować w pierwszym etapie nie miasto w granicach administracyjnych, a na początek ścisłe centrum. Absurdem jest sytuacja w której ktoś 50m przed 
znakiem "Kraków" nie będzie ograniczany i może mieś kopcący stary samochód, a jednocześnie mieszkaniec zaraz za znakiem Kraków będzie objęty restrykcjami pomimo, że nie wpłynie to komplecie na nic.

Strefa jest złą sama w sobie więc im więcej miejsc będzie dostępnych tym lepiej. Niesprawiedliwym i nierównym traktowaniem jest przerzucenie na właściciela samochodu obowiązku dowodzenia spełnia przez samochód normy Euro wyższej niż ta wpisana w CEP, 
gdzie normę przypisuje się na podstawie rocznika, a nie faktycznej normy. Norma, która często jest spełniania przez samochody produkowane w okresie kiedy miała nastąpić zmiana 
obowiązujących norm jest wpisywana na podstawie roku produkcji i błędnie zaniżana, a dowodzenie tego jest procesem skomplikowanym, kosztownym i niesprawiedliwie przerzucanym 
na obywatela. Zwłaszcza niesprawiedliwym wówczas kiedy taki samochód spełnia normy ale błędnie ją przypisano w  zestawieniu z samochodem sprowadzonym spoza UE gdzie pomimo 
niespełnienia norm przypisuje się je na podstawie rocznika i zawyża,

Dla mieszkańców nie powinno się wprowadzać przymusu wymiany bo nawet za 5 lat 
narzuca się obowiązek wydania przy dzisiejszych cenach kilkudziesięciu tysięcy złotych 
albo stawia się przed przymusem wykluczenia go z możliwości posiadania samochodu. 
Sprawiedliwą opcją byłby zakaz dla samochodów kupowanych po wejściu w życie 
przepisów, a w pozostałych przypadkach powinien obowiązywać do zakończenia 
fatycznej eksploatacji pojazdu, z uczuleniem służb na reakcję w przypadku samochodów, 
które gołym okiem widać, że nie spełniają norm. 

Jeżeli nastąpi przymusowe wprowadzenie strefy to powinno się pozostawić możliwość wjazdu, jednak opłaty powinny być w okresie przynajmniej 5-10 lat po jej wprowadzeniu o 50% niższe od 
zaproponowanych. Argument za takim sam jak poprzednio. Przymusowe obciążanie mieszkańców województwa wydatkami na, które często ich nie stać a z których podatków województwo chętnie 
korzysta jest społecznie niesprawiedliwym traktowaniem. 

Wszystkie uwagi zamieszczone zostały w poprzednich pytaniach. Dzielenie osób na "lepsze i gorsze" (czyt. uprzywilejowane i nie) jest 
dyskryminujące i niesprawiedliwe.

############### SCT jest zbyt rozległe. Powinien być możliwy dojazd do każdego ze szpitali, oraz centrów handlowych.  Brak takiej możliwości wpłynie negatywnie na dochod miasta.
SCT powinno obejmować jedynie ściśle centrum miasta, tak aby mieszkańcy Krakowa, oraz okolicznych miejscowości mogli swobodnie dojeżdżać do P+R, centrów handlowych, urzędów oraz szpitali.

Jest to zbyt mały obszar. Powinien być możliwy dojazd do każdego ze szpitali, oraz centrów handlowych.  Brak takiej możliwości 
wpłynie negatywnie na dochod miasta.
SCT powinno obejmować jedynie ściśle centrum miasta.

Benzyna euro 3, diesel z DPF od 2008 10 lat Miasto powinno udostępnić darmowy transport miejski jeśli chce aby ludzie nie wjeżdżali samochodami do miasta. Oplaty za wjazd nic nie zmienią. Okres  na dostosowanie sie do wymogow SCT powinien być co najmniej 10 letni. Zabytki powinny być całkiem zwolnione z takich 
ograniczeń. 

############### Nie
############### Tak radykalne rozwiązania winny być wprowadzane stopniowo więc SCT winien być objęty obszar wokół tzw. II obwodnicy Krakowa Zastosowanie kilu wyjątków jest co najmniej absurdalne, z jednej strony Kraków chce być metropolią, korzysta z portu lotniczego 

położonego w sąsiedniej gminie, ściąga do siebie tą drogą ok 10 mln/rok turystów a mieszkańcowi sąsiedniej gminy każe płacić za 
umożliwienie dojazdu do przychodni zdrowia. Przy tak rozległej SCT dojazd do każdej instytucji publicznej winien być możliwy i 
jednakowy dla wszystkich interesantów.

Jeszcze 10 lat temu przepisy promowały i zachęcały do zakupów samochodów z silnikami diesla a teraz proponuje się zakaz poruszania w pewnych obszarach. Podejście ustawodawców 
jest co najmniej kuriozalne.

Dzielenie społeczeństwa jest co najmniej karygodne w związku z powyższym takie same 
zasady winny być stosowane dla wszystkich.

Bardzo źle, bo chyba celem ma być ograniczenie emisji a nie zarabianie na niej. A jeżeli o kosztach mowa, to czy wraz z propozycją obszaru strefy została przeprowadzona analiza o ile wzrosną w 
Krakowie ceny usług np. budowlanych? Przecież kosztów tych firmy/osoby nie wezmą na siebie tylko przełożą na cenę usługi realizowanej w Krakowie. Czyli kolejny ukryty podatek pod kołderką 
czystego powietrza.

obywatele polski winni być zwolnieni

############### nalezy  j a zlikwidować,  to  absurd w czystej postaci. kolejna próba zniszczenia społeczeństwa przez chorych ekoświrów jw zlikwidować!! jw zlikwidować!! jw zlikwidować!! jasne , płać!!!  jak zapłacisz wjedziesz ekologia level  master , wiadomo że  nowe auta  produkuje  się z z niczego, ekologi apełną gębą patrz  bateryjki  do elektryków. Debilizm. jw zlikwidować!!
############### Wprowadzenie ograniczeń od lipca wpłynie drastycznie na ograniczenie wpływów do miejskiego budżetu z tytułu turystyki. Zmniejszą się przychody krakowskich przedsiębiorców, bo mniej turystów wjedzie do 

KRK w szczycie turystycznym. Jak wprowadzać zmiany to lepiej od września 
Jeśli kierowcy mają dojeżdżać do  centrum z parkingów P&R, to najeży usprawnić i zintensyfikować komunikację miejską. Aktualne 
rozwiązania są niedogodne, autobusy się spóźniają, jest ich mniej (niż przed nastaniem nowych władz Krakowa). Dodatkowo wszystkie 
uliczki w okolicach parkingów P&R są zapchane autami na obcych rejestracjach. np. na Nowym Biezanowie i Kurdwanowie. Po 
wprowadzeniu ograniczeń sytuacja się pogorszy. Najpierw trzeba wybudować parkingi wielopoziomowe przy P&R

Propozycja jest dyskryminująca dla osób o niskich dochodach, szczególnie seniorów. Więcej osób będzie rejestrować auta w Krakowie. Emisja spalin się nie zmieni Jeśli wprowadzi się dodatkowe opłaty dla przyjeżdżających do Krk to : 1. Emisja spalin się nie zmniejszy. 2. Dodatkowa oplata nie rekompensuje kosztu budowy wielopoziomowych parkingów ani 
inwestycji poprawiających jakość powietrza , bo trzeba będzie zatrudnić więcej osób do kontroli wjeżdżających do miasta aut

Co z osobami mieszkającymi w Krakowie, ale posiadającymi auto w leasingu na warszawskich lub wrocławskich numerach rejestracyjnych? 
Kto i jak będzie weryfikować status mieszkańca? Co z autami w carsharingu? 

############### Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy Likwidacja SCT usuwa wszystkie problemy
############### SCT powinno zostać zaniechane. Zwykły skok na kasę biedniejszych Polaków. SCT powinno zostać zaniechane. Zwykły skok na kasę biedniejszych Polaków. SCT powinno zostać zaniechane. Zwykły skok na kasę biedniejszych Polaków. SCT powinno zostać zaniechane. Zwykły skok na kasę biedniejszych Polaków. SCT powinno zostać zaniechane. Zwykły skok na kasę biedniejszych Polaków. SCT powinno zostać zaniechane. Zwykły skok na kasę biedniejszych Polaków.
############### Tylko ścisłe centrum i uliczki na terenie starego miasta Całkowite wyłączenie samochodów zabytkowych i starszych niż 35 lat z obowiązywania strefy. Samochody tego typu mają znikomy wpływ na jakość powietrza Minimum 10. Ludzi nie stać na to by rzucać swoje plany i sprawy i inwestować w 

samochody
Nie najgorszy pomysł. Proponuję jednak opłatę półroczną Pojazdy należące do osób w wieku 65l plis

############### Tak, SCT powinna obejmować cały Kraków w jego granicach administracyjnych, aby nie różnicować mieszkańców, nie tworzyć zachęt do pozostawania samochodów nie spełniających norm np. we wschodniej 
części Krakowa (np. przy cmentarzu Grębałów) - to doprowadzi do paraliżu komunikacyjnego/parkingowego okolice przy granicy strefy, tym bardziej, że będą one dobrze skomunikowane komunikacją 
publiczną. Skoro idea jest taka aby w Krakowie było czystsze powietrze to nie dzielmy miasta na lepszy i gorszy. 

Skrócić do 3 lat Ok, ale bezwzględnie wbudować w uchwałę automatyczny mechanizm waloryzacji oparty np. na wskaźniku inflacji, wskaźniku wzrostu wynagrodzeń. Brak takiego rozwiązania może spowodować, że 
w warunkach szybkie wzrostu cen/wynagrodzeń opłaty przestaną być realnym czynnikiem oddziaływania na ruch samochodowy w mieście. Każda dyskrecjonalna zmiana stawek będzie wymagać 
woli politycznej, a biorąc pod uwagę cykle wyborcze może to blokować zmiany stawek.

Skrócić okres dla samochodów historycznych do 21 dni, aby nie było bodźca do masowego kupowania/rejestrowania jeszcze większych 
starych trupów motoryzacyjnych. Kampery wykreślić lub zostawić max 21 dni w roku na poruszanie się po mieście (znowu chodzi o nie 
tworzenie bodźca do kupowania/przerejestrowania na kampery). Żadnych wyjątków dla organizacji non-profit - będzie to tylko pole do 
nadużyć. Wykreślić uprzywilejowanie związków wyznaniowych - to nieuprawnione uprzywilejowanie względem "innych" szamanów i 
wróżbitów poruszających się starymi samochodami (ci ostatni płacą przynajmniej PIT, który trafia do miasta). Co więcej jestem 
przekonany, że to (samochody niespełniające norm w NGO w organizacjach non-profit i związkach wyznaniowych) w praktyce (dziś, a tym 
bardziej za 3-5 lat) problem marginalny - proszę sprawdzić twarde dane i to upublicznić. 



############### Strefa czystego transportu powinna obowiązywać jedynie wewnątrz II obwodnicy miejskiej z wyłączeniem głównych traktów komunikacyjnych tworzących jej zewnętrzny obrys. Proponowany dolny limit standardu emisji Euro zwłaszcza dla samochodów napędzanych silnikiem Diesela jest nieakceptowalny w obrębie całego obszaru proponowanej SCT (obszar 
wewnątrz IV obwodnicy). Proponuję wyrównanie normy minimalnej do Euro4, tak jak to w przypadku samochodów napędzanych silnikami benzynowymi. Nie bez powodu normy te 
zostały wprowadzone. W naturalny sposób następuje sukcesywna wymiana samochodów na nowsze, a każdy przecież nabywca samochodu kupuje go z myślą o użytkowaniu przez jak 
najdłuższy czas, dopóki będzie to możliwe ze względu na sprawność techniczną - co potwierdzone jest przez doroczny obowiązkowy przegląd techniczny. 

Uważam, że mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni wieczyście spod wymogów SCT 
na obszarze na zewnątrz II obwodnicy miejskiej, a wewnątrz do czasu naturalnego końca 
eksploatacji pojazdów nie spełniających określonych norm. Takich pojazdów nie jest już 
wiele i ubywa ich naturalnie z roku na rok. Ponadto drogie bilety komunikacji miejskiej 
zniechęcają kierowców samochodów do poruszania się komunikacją miejską. Obniżenie 
biletów komunikacji miejskiej (również tych jednorazowych), lub nawet zniesienie opłat 
za komunikację miejską dla osób zameldowanych w Krakowie i tutaj płacących podatki, 
zachęci do naturalnego podróżowania komunikacją miejską po mieście. Ponadto 
niesprawiedliwym jest fakt, iż osoby posiadające samochody np. z silnikiem Diesela o 
normie Euro4, Euro5, wykorzystujące te samochody tak na prawdę jedynie do 
wykonywania tras dalekobieżnych poza obszarem miejskim, a jedynie parkujące te 
samochody na terenie Krakowa, nie mogłyby legalnie i nieodpłatnie wjeżdżać do miasta 
celem jedynie odstawienia samochodu na miejsce postoju. Przykład: Posiadam w swoich 
zasobach vana - Opla Vivaro z 2008 roku, oraz Volvo XC70 z 2014 roku, spełniające 
normy kolejno Euro4 i Euro5. Są to w pełni sprawne samochody, których jednak użytkuję 
wyłącznie, lub w przeważającej mierze do wykonywania tras dalekobieżnych, na których 
sprawdzają się znakomicie i dużo lepiej niż w obszarze miejskim. Po Krakowie poza 
wykonywaną przeze mnie pracą zarobkową, poruszam się jedynie pieszo, lub jeśli muszę - 
 komunikacją miejską lub pociągiem (nawiasem mówiąc, pociąg na trasie Kraków-
Bronowice -> Kraków-Grzegórzki kosztuje 5,50zł - MPK: 6zł). Ponadto jako pasjonat 
motoryzacji posiadam w swoich zasobach również samochody takie jak: Fiat 126elx z 
1997 roku, oraz Volkswagen Transporter z 1989 roku, a także mój pierwszy samochód: 
Volkswagen Golf III z 1995 roku. Samochody te użytkuję sporadycznie - przez jeden dzień 
w roku gdy jadę na przegląd techniczny - który te pojazdy przechodzą. Nie mogę ich 
jednak zarejestrować jako pojazdy zabytkowe/historyczne, gdyż nie spełniają 
minimalnych norm wieku. Ich wpływ na środowisko jest znikomy przy tak sporadycznym 
użytkowaniu. Samochody te posiadam legalnie i z sentymentu. Użytkownikiem Fiata 126 
przez wiele lat był mój ś.p. dziadek - również obywatel Krakowa przez blisko 78 lat. 

Opłata nie powinna dotyczyć wjazdu, a możliwości poruszania się po mieście. Przykład: pojazdy które znajdują się już na terenie miasta, a nie wjeżdżają do niego. Mogłaby zostać uiszczona przez 
system elektroniczny, np. bankowość internetową. Koszt powinien być symboliczny.

Uważam, że spod zakazu powinny zostać wyłączone samochody polskiej produkcji - jak wiemy historycznej, a upamiętniające dziedzictwo 
polskiej motoryzacji: Fiaty 126, Polonezy, i inne, które jednak nie kwalifikują się do miana pojazdu historycznego czy zabytkowego. Takich 
pojazdów nie ma wielu, nie spotyka się ich na co dzień na ulicach miasta i nie przyczyniają się do zwiększenia ilości zanieczyszczeń. 

############### Strefa taka nigdy nie powinna zaistnieć. Każdy powinien mieć dostęp do każdego miejsca w Polsce , ograniczenie dojazdu w jakim kolwiek stopniu jest dyskryminacją . Normy emisji Euro są zbiorem danych samochodu który wychodzi świeżo z produkcj. Żaden nie trzyma tych norm w dalszym użytkowaniu.  Założenia istnienia jakiejkolwiek strefy o te 
dane są oderwane od rzeczywistości czyli błędne. 

Każdy mieszkaniec powinien mieć prawo do posiadania każdego rodzaju środka 
transportu . Ogranicznie napływu ludzi nie mieszkających w Krakowie spowoduje 
konsekwencje gospodarcze.

Osoby wymyślające ten projekt niech nie szukają pieniędzy od podatników tylko zajmą się realnymi problemami . Na ulicy Powstańców zamotowano 7 progów zwalniających na odległości 2 
kilometrów. Zastosowanie progów do intensywności korzystania z tamtejszych przejść dla pieszych jest błędna.  Cierpią kierowcy, w zawieszeniach pękają sprężyny po miesiącu użytkowania. Mogę 
nawet wysłać taką kawałek sprężyny dla uplastycznienia sytuacji . Nie wspomnę o tym że wożę w foteliku male dziecko które jest narażone na jazdę po nierównościach. To są realne problemy 
użytkowników krakowskich dróg. 

Każdy jest równy wobec siebie i wobec prawa . Prawo ustalane jest w wyniku konsultacji .Konsultacje jednoznacznie pokazały że nikt tej 
strefy nie potrzebuje .

############### SCT powinna obowiązywać maksymalnie w granicach Śródmiejskiej strefy parkowania Powinny zostać wprowadzone standardy emisji Euro, ktore zostały wporwadzone w Warszawie. W pierwszym etapie: Euro 2 dla pojazdów z silnikiem benzynowym, oraz Euro 4 dla 
pojazdów z silnikiem diesla.

Jest to dobre rozwiązanie. Powinno obowiązywać na stałe, nie tylko przez pierwsze lata.

############### Obecnie proponowane granice są nazbyt restrykcyjne szczególnie w porównaniu ze SCT we Warszawie. Nazywanie obecnych granic poluzowaniem jest niestety nietrafione ponieważ proponowany obszar 
pokrywa 95% miasta. Proponuje żeby SCT obowiązywała w obszarze określonym przez tzw. 2 obwodnicę Krakowa. Jest to najgęściej zaludniona część Krakowa wokół której jest duża ilość parkingów i dobra 
komunikacja publiczna. 

Jest to propozycja niewystarczająca! Co z sądami? Urzędem wojewódzkim  i innymi instytucjami do których osoby spoza Krakowa 
muszą dojeżdżać żeby załatwić swoje sprawy? Kraków to jest stolica województwa i niestety ludzie z mniejszych miejscowości muszą 
ją często odwiedzać. 

Zbyt restrykcyjne. Niesprawiedliwe jest również inna norma emisji dla Diesla i benzyny. Cząstki stałe to tylko jeden parametr emisji. Nikt nie zastanowił się nad CO2, gdzie diesle 
produkują mniejsze ilości wporównannu do benzyny. Myśle że EURO4 dla obu silników to jest bardzo dobry punkt startowy SCT który powinien obowiązywać do 2030. Następnie do 
2030-2040 EURO5.

Oceniam to źle. Czemu mieszkańcy mają mieć inne prawa? Jeśli chodzi o ochronę 
powietrza w Krakowie to akurat mieszkańcy najwiecej emitują i wykluczanie ich jest 
całkowicie bezzasadne. Należy poluzować obostrzenia ale być sprawiedliwym dla 
wszystkich.

Za drogie opłaty... Każdysamochód powinien mieć też roczny limit dni kiedy może wjechać do SCT. Np. ktoś spoza Krakowa chcący załatwić kilka spraw urządowych. Np. 30 dni w roku na samochód. Te wyjątki stanową tak mały odsetek że nic nie zmieniają w całokształcie projektu.

############### Niemcy się wycofują ze stref, to jaki jest sens wprowadzać strefy u nas?
Lobbing?
Kasa?
Zarabianie na wjeździe do strefy?
Wymuszanie sprzedaży aut?

Stuttgart, gdzie samochody z sileniem diesla spełniające normy Euro 1 do Euro 5, stanową 16 % miał NO2: 71ug/m3 w 2018 roku.
Munster, gdzie samochody z sileniem diesla spełniające normy Euro 1 do Euro 5, stanową prawie 22 % miał NO2: 33-35ug/m3 w 2018 roku.
Lubeck, gdzie samochody z sileniem diesla spełniające normy Euro 1 do Euro 5, stanową prawie 21 % miał NO2: 26 ug/m3 w 2018 roku.

Stare samochody nie są odpowiedzialne za większą emisję NO2!

Problemem jest brak płynności ruchu i korki.
Druga i trzecia obwodnica nie spełniają swojej roli bo nie przenoszą ruchu jaki jest do przeniesienia między dzielnicami!

Jaki sens ma wymuszanie normy Euro 6d-temp od 2030?
Wszystkie wersje Euro 6:

 Euro 6b 
 Euro 6c 

Euro 6d-Temp
 Euro 6d 
 Euro 6e 

mają takie same limity:
benzyna:

      CO THC NMHC NOx PM PN [#/km]
     1.0 0.10 0.068 0.060 0.0045 6×10^11

diesel:
   NOx HC+NOx PM PN [#/km]

   0.080 0.170 0.0045 6×1011 

Wymuszanie Euro 6d-temp nie będzie miało wpływu na jakość powietrza tylko na portfele kierowców! Ograniczenia dla pojazdów zabytkowych/historycznych (50 dni w roku, właściciel w pojeździe) nie będą miały wpływu na jakość powietrza.
Komplikują tylko zasady.
Nie ma sensu takich ograniczeń wprowadzać.

############### Co z samochodami, które nie będa spełniały kryteriów SCT i nie będa mogły jeździć po Krakowie? Zostaną zezłomowane? Gdzie tu ekologia? 
############### okolice rynku Krakowa Euro 4 diesel Euro 2 benzyna Jesli ktoś zaplaci to wtedy jest ekologiczny? to nie ma nic z tym wspolnego Wszystkie pojazdy specjalne powinny być zwolnione bezterminowo w tym każdy samochód laweta 

############### Strefa nie powinna istnieć Całe miasto powinno być dostępne dla zwykłych ludzi w zwykłych samochodach Znieść wymagania, każdy pojazd powinien mieć prawo wjazdu Wydłużyć okres do conajmniej 50 lat, także dla przyjezdnych Opłata powinna wynosić 0zł, to rozbój w biały dzień i skandal, aby zmuszać ludzi do płacenia za WJAZD do miejsca publicznego Każdy samochód powinien móc wjechać
############### Przede wszystkim wyjaśnijcie mieszkańcom dlaczego auta na benzynę będą musiały się stosować tylko do euro 4 i być wyprodukowane po 2005, a diesle będą miały większe ograniczenia - 

 euro 6 i rok 2014 (bodajże). Dlaczego benzyna jest traktowana łagodniej?
Powinny tu zostać uwzględnione osoby z dochodem, który nie pozwala im na zakup auta spełniającego zasady SCT. Chyba że miasto chce 
dofinansować mieszkańcom takie samochody

############### Uwazam ze jest to krzywdzące Nie wszystkich stać  na nowe samochody 10 Źle 
############### uważam, że strefa czystego transportu powinna być konsekwentna, tzn jeżeli np. w Bronowicach czy Mydlnikach ma być SCT, to równocześnie ograniczenia powinny dotyczyć startów i lądowań samolotów. W 

innym wypdaku, mieszkańcy zostaną "ukarani" obowiązkiem wymiany samochodów, a i tak będą żyć w brudnym powietrzu.
Uważam, za rzecz absolutnie niedopuszczalną, zwiększenie wymagań dla Diesla od 2030 w stosunku do poprzedniego projektu SCT, który został obowiązywał ale który ostatecznie nie 
wszedł w życie. Ja np. zmieniłem celowo samochód DIESEL na rocznik 2017 EURO 6. a w obecnym kształcie ten samochód jest do wymiany. czasu na zmianę niby jest sporo, ale samochód 
z dnia na dzień straci na wartości i stanie się niezbywalny. Zwracam też uwagę np na firmy budowlane, które dojeżdżają do pracy na krakowskie budowy - ich cała flota będzie do wymiany 
- gdyż przewóz ich pracowników jest oparty na busach typu diesel.

to dobre rozwiązanie, ale powinno być połączone z innymi rozwiązaniami i powinny 
również dotyczyć osób pracujących w KRakowie

Bzdura. To chcemy mieć czyste powietrze czy zarabiać? skrajnie niekonsekwentne. powinno być wypracowane rozwiązanie dla pojazdów kolekcjonerskich.

############### Strefa Czystego Transportu powinna obejmować ścisłe centrum. Stare Miasto Kazimierz, Ewentualnie miejsca z brakiem jakichkolwiek terenów zielonych. Nie jest dobrą propozycją ze względu na istniejące w wielu miejscach park&ride rozumiem, że miliony wydane na te miejsca zostaną 
teraz zaorane bez jakiegokolwiek gotowego pomysłu np. przychodnie lekarskie, których brakuje. 

Dla mieszkańców Krakowa nie powinno być obostrzeń oczywiście dla już zarejestrowanych aut. Powinien być bezterminowy dla już zarejestrowanych aut. Innymi słowy jak mnie stać to mogę z dzieckiem czy osobą starszą wjechać, jak mnie nie stać muszę się męczyć. Kolejny argument to niszczenie więzi rodzinnych, jeśli zaproszę rodzinę muszę się 
nieźle wykosztować i młode osoby, żeby zaprosić dziadków będą się musiały mocno zastanowić.

Na pewno taki zakaz powinien dotyczyć wszelkich aktywistów ekologicznych. Nakładanie takiego obowiązku na jakiekolwiek urzędy jest 
błędem. Bo jako podatnik muszę dodatkowo płacić za coś co nie jest konieczne, a tylko może być. 

############### Ścisłe centrum miasta. Rynek wraz z plantami. Wykluczone zostały szpitale znajdujące się w centrum miasta. To dobra propozycja. Takie wyjątki stanowią precedens i prowadzą do nadużyć w tym zakresie. 
############### Ścisłe centrum miasta- rynek i okoliczne ulice Wszystkie osiedla poza ścisłym centrum miasta Uważam że powinno być tak jak w pierwszej propozycji- auta powyżej 2000roku wjeżdżają do Krakowa. Argumentacja poprzedniej propozycji była sensowniejsza. Jest mnóstwo osób które nie mieszkają w Krakowie a np w obwarzanku Krakowa a 

dojeżdżają do pracy codziennie do Krakowa. Dlaczego te osoby mają być karane?  Bez 
pracy osób tych osób nadszarpnieta zostanie gospodarka Krakowa. Dzieki rozwojowi 
dróg są miejsca w Krakowie z których dużo szybciej jest dojechać autem niż komunikacją 
miejską, dlaczego z tego nie korzystać?

Jest to karanie osób z najbliższych okolic Krakowa za to że nie mieszkają w samym Krakowie. Zniechęcanie do pracowania w Krakowie i może się przysłużyć do odpływu specjalistów i nadszarpnięcia 
gospodarki.

Jest to zamykanie Krakowa wyłącznie dla mieszkańców.

############### Strefy Czystego Transportu powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum tzn. Rynek Główny, a nie całe miasto. Jako osoba pracująca w Krakowie, a dojeżdżająca z Niepołomic uważam, że nie ma to 
najmniejszego sensu. Jest to ograniczenie człowieka i wymuszenie kupna nowego pojazdu. Jak już trzeba zmienić samochód to powinno być jakieś dofinansowanie dla osób, które zostaną przymuszone do 
zmiany pojazdu.

Wymagania są śmieszne, na siłę trzeba szukać nowego pojazdu. Jest wiele innych kwestii, które pomogłyby zadbać o jakość powietrza. Wiele osób, które dojeżdżają do Krakowa nie są mieszkańcami, tylko dojeżdżają spoza 
miasta, jest to dyskryminacja.

Kwota abonamentu 500 zł miesięcznie to jest o wiele za dużo, a opłata za godzinę jest kompletnie bez sensu. Paranoja. Lista jest bez sensu jak ta cała strefa, brak słów...

############### SCT powinna być ustawiona na 2 obwodnicy Krakowa Wiele samochodów ma niesprawne silniki czy układ oczyszczania spalin i tym w pierwszej kolejności trzeba się zająć są rejestrowane samochody ciężarowe które  po przejechaniu przez 
miasto inni kierowcy i użytkownicy dróg nie mogą jechać bo nic nie widać takie zadymienie zostało po nich. Dokładnie badanie każdego samochodu na stacjach diagnostycznych i 
dopuszczenie pojazdu do ruchu a następnie stopniowo ograniczać poruszanie się  w ścisłym centrum miasta. 

Wszyscy jesteśmy równi i wszyscy powinni być tak samo traktowani Oplata to jest dublowanie oplat za parkowanie Każde auto ma mieć równe prawa. Czy auto specjalne może truć a osoba wiozącą  osobę w podeszłym wieku już nie ? Auta specjalne 
zarabiają pieniądze na siebie a dla osoby która ma pod opieką rodzinę i osoby z trudem poruszająca się auto jest tylko kosztem i 
możliwością przemieszczania się dla takich osób maja być wykluczeni ponieważ zarabiają poniżej średniej krajowej i stać och wyłącznie na 
starsze auta  

############### SCT POWINNA OBOWIAZYWAC TYLKO W ŚCISLYM CENTRUM TZ WOKOLO RYNKU Gdy sct będzie w ścisłym centrum więc nie będzie już tego problemu z dojazdem np do szpitali Ograniczenia tylko dla pojazdów wyprodukowanych przed 2000 rokiem dotyczy samochodów benzynowych i desli Mieszkańcy KRAKOWA  powinni być wyłączeni z ograniczeń SCT  bezterminowo Gdy SCT będzie tylko wokoło rynku ten problem nie będzie występował SCT wokoło rynku i te problemy nie będą występowały 
############### SCT powinna obejmować strefy A i B płatnego parkowania SCT powinna umożliwiać dojazd z obwodnicy we wszystkich rejonach Krakowa do miejsc gdzie można się przesiąść na transport 

miejski.
tych miejsc powinno być więcej niż tylko te proponowane i powinny być udostępnione zanim SCT wejdzie w życie 

############### SPRZECIWIAM SIĘ POWSTANIU SCT W KRAKOWIE, NIE UTRUDNIAJCIE NAM ZYCIA W MIESCIE  GDZIE TO PRZYJAZDNE MIASTO DO ZYCIA.????
############### Strefa czystego transportu może być wyłącznie wokół Placu Wszystkich Świętych 3-4, ew. Stare Miasto i Kazimierz. Proponuje dodać cały Kraków poza Placem Wszystkich Świętych 3-4 Jeśli SCT miałaby obowiązywać to powinna być tylko norma Euro 3, która była najbardziej racjonalna. Ponadto należy określić jeden termin, a nie 10 różnych terminów, zawsze można 

uchwalić w późniejszych uchwałach dalsze zmiany po kolejnych konsultacjach z mieszkańcami.
Niektórzy kupują samochód dobytkiem wielu pokoleń wyrzeczeń i ciężkiej pracy, a wy 
chcecie dać 5 lat na dostosowanie, skandal!!, chyba że chcecie sfinansować zakup 
nowych samochodów z własnych kieszeni dla każdego mieszkańca. Powinno być 
wyłączenie darmowe bezterminowe dla obecnych właścicieli samochodów do momentu 
ich sprzedaży lub złomowania, a na nowe samochody dopłaty od aktywistów 
ekologicznych.

Myślę, że to dobry pomysł jeśli mieszkańcy realnie mieliby z tego korzyści. Powinny być wyłączone pojazdy specjalistyczne (maszyny budowlane, służb porządkowych), które nie spełniają wymogów i nie mogą być 
zastąpione przez nowsze konstrukcje.
Dodatkowo powinny być wyłączone bezwarunkowo pojazdy hybrydowe lub zasilane LPG.

############### Uważam że na początek mogłaby jedynie objąć dzielnice o największym poziomie zanieczyszczenia powietrza w tym szczególnie samo centrum krakowa. Myślę że norma euro 4 w przypadku diesla i euro 3 w przypadku benzyny byłaby wystarczająca. Powinna być również możliwość przeróbki starszego samochodu tak aby spełniał 
założenia wyższej normy.

Co z ludźmi wynajmującymi mieszkania w Krakowie a nieposiadającymi meldunku? 
Uważam że meldunek nie powinien być podstawą do zwolnienia a adres zamieszkania.

Uważam że powinno być to zróżnicowane ze względu na normę euro. Np samochód benzynowy spełniający normę euro 3 nie zanieczyszcza powietrza tak jak diesel z normą euro 1,2,3 czy nawet 4. 
Stawka powinna być zróżnicowana.

Mieszkańcy wynajmujący mieszkania, ludzie pracujący w Krakowie a mieszkający na obrzeżach. Dlaczego mają być zwolnieni posiadacze 
firm ale pracownicy już nie? 

############### Internet Uważam że nie powinno być strefy Ludzi nie stac na nowe auta Krakowianie nie powinni w ogóle być objęci ta strefa Może być Kraków zarobi Nie
############### Granice strefy SCT POWINNA OBEJMOWAĆ JEDYNIE ŚCISŁE CENTRUM KRAKOWA DO DRUGIEJ OBWODNICY. wiek diesla powinien być obniżony do 2010 roku. euro 5 jest zupełnie wystarczające o czym świadczą badania z miast w Niemczech gdzie obowiązują strefy. okres wyłączenia powinien wynosić 8 lat Czyli jeśli ktoś zapłaci bo ma pieniądze to znaczy że jest lepszy od innych? Może łamać zasady? nie mogę tego zrozumieć.... Pojazdy zabytkowe nie powinny zostać objęte ograniczeniami. Jest ich tak mało że nie ma to żadnego wpływu na poziom zanieczyszczeń. 

To wspaniała rzecz zobaczyć na ulicy takie perełki.
############### Strefa powinna obowiązywać maksymalnie do drugiej obwodnicy diesel euro 5 Wyłączenie przedłużyć o 8 lat. Wyłączone powinny zostać całkowicie pojazdy zabytkowe.
############### Strefa nie powinna obejmować całego miasta. Mógłby być to obszar centrum i okolice np. obszar wewnątrz III obwodnicy Krakowa. Jeśli ktoś próbuje dostać się do szpitali czy innych potrzeb wysokiej wagi, powinno być to wyłączone z ograniczeń strefy - oczywiście 

jeśli ktoś przedstawi dokument potwierdzający wizytę np. w szpitalu.
Poziomy emisji mógłby zostać ustalone na Euro 3 w przypadku benzyny i Euro 4 w przypadku diesla, gdyż patrząc na emisje, spaliny są już dużo czystsze w porównaniu do starszych 
norm. Osoby które musiały by wymienić samochody nie będą narażone na aż tak duże koszty. Samochód minimum Euro 6 diesel jest absurdalnym ograniczeniem, szczególnie dla ludzi 
których nie stać na droższe samochody.

Norma powinna być jednakowa dla każdego. Robienie osobnego wyłączenia dla 
mieszkańców jest dyskryminacją dużej ilości osób z okolic Krakowa które codziennie 
dojeżdżają do pracy.

Wnoszenie opłat które pozwalają na wjazd jest totalną głupotą. Pokazuje to że ta strefa jest robiona tylko ze względu na zarobek rządzących, gdyż gdy wniesiemy opłatę, nagle nasz samochód np. 
Euro 1 staje się ekologiczny.

Pojazdy zabytkowe i historyczne nie powinny podlegać żadnym ograniczeniom strefy.

############### Usunąć całkowicie SCT! Ewentualnie pozostawić tylko na obszarze ścisłego centrum Krakowa tj. okolice rynku/strefa C płatnego parkowania. Euro 5, max euro 6 dla silnika diesla, a nie jak w propozycjach 6dt. Wycofać wprowadzenie SCT! Źle, bardzo źle. Pojazdy płacące emitują takie same zanieczyszczenia. Grupa mieszkańców powinna mieć wjazd bezterminowy bez względu na wiek pojazdu!
############### Należy jej nie wprowadzać. Niezależne badania mówią, że nie przynosi to wiele korzyści dla jakości powietrza, a sprawia że mieszkańcy nie są równo traktowani - Nowoczesny silnik o dużej pojemności emituje 

więcej szkodliwych substancji niż kilkunastoletnia mała jednostka, a mimo to nie może wjechać ona do SCT. Niektóre niemieckie miasta już rezygunują z SCT. Widać że  niedawno strefa w Warszawie też n

Akceptowalne dla mnie byłoby wprowadzenie tej strefy w ścisłym centrum miasta (rynek), gdzie rzeczywiście jest bardzo duża ilość osób. Ewentualnie nie obejmowanie tym zakazem WSZYSTKICH mieszkańców 
Krakowa i okolic.

Nie jest. SCT nie powinna istnieć. Są za wysokie. Sprawiają że duża cześć mieszkańców zostanie komunikacyjnie wykluczona (zwłaszcza ta mniej zamożna) Powinno to być bezterminowe Opłata nie ma sensu - samochód i tak niezależnie wyemituje zanieczyszczenia. SCT nie powinno istnieć

############### Został bym przy starych założeniach. Osoby z dziećmi i starszymi powinny mieć swobodę w poruszaniu się po mieście Wyznacznikiem powinna być norma e5 Tak nie powinno być wszyscy jesteśmy równi Jest dobre ale nie przy tak wyśrubowanych  założeniach gdzie duża część ludzi nie jest w stanie im podołać. Myślę że klucz leży w racjonalnych założeniach strefy nie będzie trzeba wyjątków
############### Uważam że SCT jest za duża zgadzam się że powinna obejmować centrum miasta i to rozległe centrum ale nie osiedla na peryferiach typu Nowy Prokocim i Bieżanów, Piaski , Kurdwanów, Rybitwy czy Nowa 

Huta. Chyba znowu wychylamy sie przed szereg. Nie jesteśmy bogatym społeczeństwem i większości mieszkańców nie stać na nowe samochody. Podkreślam WIĘKSZOŚCI a żyjemy ponoć w demokracji
Powinien być wjazd do Nowy Prokocim i Bieżanów, Piaski , Kurdwanów, Rybitwy czy Nowa Huta Jeżeli chodzi nam o poprawę czystości powietrza to zdecydowanie NIE. Zdrowie czy pieniądze? O co tak naprawdę chodzi? Oczekuje że zezwolenie na wjazd do strefy nie będzie kolejnym bublem i chciałbym móc wykupić raz w roku wjazd do wszystkich misat w 

Polsce gdzie obowiązują strefy
############### Ściśle centrum okalające rynek. Jawna kpina. Każdy szpital, ośrodek, dom starości, peron, dworzec, szkoła winna mieć nieograniczony dostęp. Nowe samochody z nową klasa euro zanieczyszczają WIELOKROTNIE bardziej niż starsze, mniejsze samochody.

Dodatkowo samo zanieczyszczenie spalinami jest znikome w porównaniu do innych rodzajaw zanieczyszczeń.
Tak powinno być zniwelowana  alkowicie dla mieszkańców miasta i aglomeracji. To jest dla środowiska czy dla oplat?

 Wyglada że sct jest wyłącznie dla golenia ludzi z kasy.
50 dla zabytkowych? Kto wymyślił taką liczbę? Dlaczego taka? Kto to będzie weryfikował?
Dlaczego campery mogą wjechać beż przeszkód? Przecież zaniczeszczaja bardziej niż inne samochody osobowe.

############### Ścisłe centrum ! Euro 5 dla diesli bez daty ograniczeń 10 lat dla.mieszkańców poprostu ceny aut są strasznie drogie ,nie wszystkich będzie stać 
na wymianę na nowszy model

Bez sensu ,ograbianie ludzi

############### Granice drugiej obwodnicy miasta Posiadam diesel z roku produkcji 2012, Ale spełniający normę euro 6. Urząd wpisał do informacji o pojedzie, kierując się tylko rocznikiem euro5. Żeby to zmienić zmuszony jestem 
przedstawić homologację pojazdu, której wyciąg kosztuje u dystrybutora samochodów 250zl. Proponuje, żeby normę euro określać w trakcie badania diagnostycznego

Opłata jest zdecydowanie za wysoka.

############### Strefa powinna być w centrum miasta Tak jak napisałam wcześnie ścisłe centru tak ale szpitale i tego typu i koszaru bliżej granicy miasta powinny być nie objente
############### Strefa powinna byc ograniczona do scislego centrum miasta Dojazd do szkol i przedszkoli, osrodkow sluzby zdrowia, Okres ten powinien wynosic 15 lat Hipokryzja Sadzmy drzewa a zadne ograniczenia ruchu nie beda potrzebne
############### Strefa powinna być ograniczona wyłącznie do Rynku Głównego. Spełnimy tym wymagania KPO. Strefa obejmująca niemal całe miasto jest niespotykana nigdzie w UE! Przed kim chcą się Państwo tak bardzo 

wykazać? Przed strefą warszawską, przed UE? Jacy to jesteśmy postępowi ?
Oczywiście, że są inne ważne miejsca - wszystkie poza Rynkiem Głównym. Zaproponowana lista jest bez sensu skoro można do nich 
dojechać tylko spoza Krakowa, co w nagłym przypadku w Krakowie np. z dzieckiem, które wymaga przewozu w dostosowanym 
foteliku (tutaj powiedzą Państwo, że 5 lat dla mieszkańców jest dopuszczalne - ale przecież dotyczy to wyłącznie dotychczasowego 
samochodu!)? Ponadto, dlaczego pominięto np. Szpital Rydygiera? albo Szpital Dziecięcy przy ul. Strzeleckiej?

Wymagania są stanowczo za wysokie, znacząco przewyższające wymagane Euro4 dla diesli i Euro1-6 dla benzyn w wielokrotnie bogatszych Niemczech! Przecież to jest absurd! 
Przypomnę, że auta te w Niemczech oznaczane są zieloną plakietką świadczącą o czystości spalin.

Oczywiście - wystarczy wymagania złagodzić i ograniczyć obszar do Rynku Głównego i nie 
trzeba będzie żadnego okresu wyłączenia dla mieszkańców.

Dlaczego wprowadzają Państwo w błąd - przecież takie rozwiązanie będzie dostępne tylko przez 3 lata. Czyli ktoś dojeżdżający do pracy ma płacić 6000 zł rocznie za wjazd? Przypomnę, że 
samochodami które nie spełnią proponowanych przez Państwa kryteriów poruszają się osoby biedniejsze. Może przerzućmy tą opłatę na samochody spełniające najwyższe normy. Jeżeli kogoś stać 
na takie auto nie powinien mieć problemu z paroma tysiącami dodatkowej opłaty.

Znów wprowadzają Państwo w błąd - tylko dotychczasowe pojazdy krakowian będą zwolnione - w przypadku zakupu auta od lipca 2025 r. 
już nie, ponadto samochody historyczne mają być zwolnione tylko przez 50 dni w roku! Moja propozycja proszę bardzo - nielimitowane w 
czasie zwolnienie dla osób których dochody nie przekraczają 120 tys zł rocznie. W ramach odpowiedzialności społecznej strefa powinna 
dotyczyć wyłącznie najbogatszych.

############### Myślę że tak, ponieważ nie każdego mieszkańca Krakowa czy też miejscowości granic krakowskich stać na nowy pojazd. Zarobki nie są adekwatne do cen pojazdów spełniających warunki nowej strefy. Pętla autobusowa Wapiennik ( Mydlniki) Zgadzam się jednak ta opłata powinna być wprost proporcjonalna do zarobków mieszkańca Myślę że tak natomiast nie wszystkich mieszkańców stać na to aby przeprowadzić pojazd na żółte blachy 
############### Moim zdaniem SCT powinna obejmować jedynie centrum Krakowa, powinna być obszarem ograniczonym II Obwodnicą Krakowa, ponieważ na obrzeża Krakowa dojeżdża do pracy wiele osób spoza miasta, 

które nie posiadają auta spełniającego wymogi SCT, która utrudniła by ich mobilność.
Powinien być umożliwiony dojazd do wszystkich parkingów P+R na terenie Krakowa, oraz do uczelni wyższych, ponieważ są to miejsca 
do których dojeżdża wiele osób spoza miasta.

Wymagania wjazdu do SCT nie powinny być określane na podstawie normy Euro, a na podstawie rzeczywistej emisji CO2 w g/km, gdyż jest to bardziej miarodajne, ponieważ pojazd 
mający normę Euro2 może emitować mniej CO2 niż pojazd mający normę Euro 5 czy 6.

Moim zdaniem mieszkańcy Krakowa powinni mieć stałe, dożywotnie wyłączenie spod 
wymogów SCT.

Moim zdaniem stawki powinny zostać nieco obniżone, oraz powinna być wprowadzona opcja całorocznej, najbardziej opłacalnej opłaty za wjazd di SCT. Pojazdy zabytkowe powinny mieć nielimitowany wjazd do SCT

############### Miasto powinno zostać podzielone na podstrefy - im bliżej centrum tym ostrzejsze restrykcje. Normy „euro” są bez sensu, przykład VW Lupo 3L i najnowszego BMW X7, polecam się zapoznać i porównać sobie spalanie tych dwóch pojazdów itp Jestem za, jednak trzeba opracować dokładny system weryfikacji pojazdów oraz ich kierowców/właścicieli 
############### Strefy powinny obejmować scisle centrum miasta np.obszar stref ABC płatnego parkowania. Pojazdy benzynowe na poziomie obecnym 2005. Pojazdy diesla moim zdaniem wystarczy norma euro VI lub rok prod. 2014, a nie 2018 To jest nabijanie kasy do budżetu. Czyli jak zapłacą horrendalne kwoty to nagle są eko? Co ma wnieść oplata w poprawie emisji? Moim zdaniem powinny również należeć pojazdy TAXI
############### ostatecznie uważam że strefa powinna dotyczyć tylko starego rynku a tak naprawdę art 54 konstytucji zabrania ograniczania tych praw Jest to źle rozwiązanie tym bardziej dyskryminujących mieszkancow innych miejscowosci dlaczego auta zabytkowe mogą wjechać tylko 50 razy to raz a 3 kto obliczył koszty społeczne dla mniej zamożnych obywateli

Dlaczego radni i urzędnicy nie poruszają się
komunikacja miejska

to jest chore rozwiązanie wykluczające innych obywateli A czy według urzędników powietrze stanie się czystsze jak  Edzie opłata?  ci co to pisali to są odklejeni od rzeczywistosci Nie powinno buc strefy i ograniczenia wjazdu dla nikogo, nie ma parkingów, komunikacja jest w stanie złym i przepełniona. 

############### SCT tylko w obrębie wnętrza I obwodnicy Krakowa i w obrębie wewnętrznej ulic Miodowej, Starowiślnej, Podgórskiej i Krakowskiej. I koniec. Do wszystkich ośrodków medycznych, oświatowych, urzędów miejsko-wojewódzkich, dworców kolejowo-autobusowych, sądów. To nie mieszkańcy przyszli do strefy tylko strefa do mieszkańców posiadający (użytkujący) wszelkie pojazdy bez względu na wiek pojazdu I euro powinnimieć do momentu sprzedaży 
pojazdu lub dożywotni vel do złomowania. Dla stałych mieszkańców Krakowa w strefie zamieszkania to ZERO OPŁAT, a dla stałych zameldowanych mieszkańców od minimum 10 lat i  
uiszczający podatki to opłata 50 % ceny za parkowanie w innych strefach lub przejazdy komunikacją miejską w I strefie ZA DARMO (przyjezdnym należy  obciążyć opłatami - sporo w 
Krakowie nie meldowani na stałe, tymczasowi mieszkający w Krakowie są de facto darmozjadami w partycypowania utrzymania miasta (to samo tyczy pseudoturystów). Wszelkie 
ograniczenia stałym mieszkańcom w strefach vel SCT, to spadek gospodarki aglomeracji Krakowskiej.

Nie 5 lat tylko DOŻYWOTNIO vel do czasu zezlomowania albo sprzedaży. Co więcej 
stałemu mieszkańcowi Krakowa zameldowanemu od minimum 10 lat przysługiwałby 
dopłatę min. 40 % dopłaty do nowego pojazdu lub 30 % używanego pojazdu spełniające 
kryterium emisji - w obu przypadkach dopuszczony do ruchu w SCT jego emisja liczy się 
od daty zakupu de facto cały okres użytkowania pojazdu przez stałego mieszkańca 
(nabywcy) byłby również dożywotni lub zezlomowania. Powodem jest, że to nie stałych 
mieszkaniec zameldowanych od minimum 10 lat I uiszczający podatki przyszedł do strefy 
tylko strefa do mieszkańców.

Opłata w faktycznym czasie przez aplikację z dokładnością 1 minuty. Opłata wyłączona na czas dojazdów do wszystkich ośrodków medycznych, oświatowych, urzędów miejsko-wojewódzkich, 
dworców kolejowo-autobusowych, sądów.

Nie 5 lat tylko DOŻYWOTNIO vel do czasu zezlomowania albo sprzedaży. Co więcej stałemu mieszkańcowi Krakowa zameldowanemu od 
minimum 10 lat ZA DARMO za pojazdy zabytkowe ponieważ jest to podtrzymanie historii motoryzacji, które są nie małymi kosztami dla 
ich posiadaczy (niektóre europejscy włodarze miast utrzymują historyczne pojazdy, a Kraków, nie. Im więcej ograniczen i absurdów ze SCT, 
tym większa jest patologia, niższa gospodarka aglomeracji krakowskiej i doprowadzi do napięć, zubożenia stałych mieszkańców Krakowa,    
prestiżu miasta Krakowa, któremu nie wolno małpować do innych miast europejskich ponieważ przez pryzmat różowych okularów z 
chciwości na kasę do miasta ponosiły jeszcze większe koszta kas miejskich - wplywy z SCT nie mogą być przeznaczone na wypłaty 
urzędnikom i urzędniczkom bo wtedy Krakowowi spadnie konkurencyjność.

############### cała SCT powinna iść do kosza Całe miasto jest miejscem, do którego należy się dostać każdym autem Są jeszcze gorszą propozycją niż poprzednie. Polacy w tym Krakowianie biednieją z minuty na minutę nie wprowadzać SCT w ogóle Gdyby te opłaty były groszowe, nie całkiem negatywnie, wciąż jednak to zwykła dyskryminacja biednych. Propozycja równie bez sensu jak cała SCT
############### SCT powinna objąć wyłącznie.scisle centrum/ stare miasto - obejmowanie nią całego miasta będzie ogromnym utrudnieniem dla mieszkańców i firm. Biorąc pod uwagę średni wiek aut w Polsce normy zwłaszcza dla diesli są zbyt wysokie. 

W wielu krajach wystarczają normy Euro4
Wymagania odnośnie normy euro powinny zostać obniżone Jest to jakieś wyjście, ale ograniczenie strefy do ścisłego centrum to lepsze rozwiązanie. Nie ma tu słowa o autokarach liniowych oraz turystycznych i szkolnych..

############### Ścisłe centrum w granicach 2 obwodnicy 10 lat wyłączenia dla mieszkancow
############### Wprowadzanie aż takich restrykcji dotyczących samochodów z silnikiem diesla jest daleko krzywdzące. Wystarczająca byłaby na początek norma Euro5. Zaostrzenie do normy Euro6 

powinno nastąpić dopiero po 1 lipca 2030 roku. Spowoduje to, że osoby mało zamożne, które dosyć często odwiedzają miasto, będą zmuszone zaniechać wizyt z uwagi na to, że nie stać 
ich na szybszą wymianę samochodów na nowsze. 

Takie rozwiązanie powinno również dotyczyć osób, które w Krakowie nie mieszkają. Da 
im to czas na wymianę pojazdów na nowsze, nie ograniczając przy tym swobodnego 
dostępu do miasta.

12.28.24 2:10:44 Należy zlikwidować wszelkie ograniczenia wjazdu dla pojazdów zabytkowych (tzw. żółte tablice) oraz motocykli. Sprawa dotyczy tak marginalnej ilości pojazdów i tak małej ilości potencjalnych zanieczyszczeń 
że regulacja wjazdu tego typu pojazdów jest pozbawiona sensu ekonomicznego i  jest bezużyteczne.

Lista wyłączeń powinna obejmować wszelkie szpitale, ośrodki zdrowia, przychodnie jak również urzędy wojewódzkie i administracji 
rządowej.

Powinna istnieć możliwość dopuszczenia wjazdu pojazdów na podstawie rzeczywistego badania jakości spalin wykonanego w okręgowej stacji kontroli pojazdów. okres ten powinien wynosić 10 lat. Opłata powinna mieć charakter jednorazowy i symboliczny raz do roku. Wniesienie opłaty powinno być możliwe przy pomocy aplikacji lub przelewem/przekazem pocztowym w terminie 14 dni od 
wjazdu do miasta. Opłata powinna być ważna przez okres 1 roku.

Samochody zabytkowe powinny uzyskać całkowite wyłączenie bez żadnych warunków dodatkowych.

12.28.24 2:35:31 Uważam że jedyną słuszną granicą strefy jest obszar drugiej obwodnicy to znaczy obszar Środmieścia + Kazimierz. To jest absurdalnie daleko od centrum.
Dlaczego do wyjątków od strefy nie zostały dodane następujące regiony: Krowodrza Górka, Czerwone Maki, Borek Fałęcki, P&R 
Swoszowice?

Euro 5 ponieważ to jest realna norma spalin jaką są w stanie przeciętni Krakowianie przestrzegać.
Euro 6 i wyższe to normy dla samochodów jakie  są zbyt drogie dla większości mieszkańców Krakowa.

Takie rozwiązanie nie jest złe, ale przypomina podawanie chusteczki higienicznej komuś 
komu kazano obrać 20 kg cebuli gołymi rękoma.

Źle to oceniam. Uważam, że karanie kogoś dlatego, że nie ma drogiego samochodu jest bardzo krzywdzące dla wielu niezamożmych ludzi. To też ustępstwa prowadzące raczej dla bardzo niewielkiej grupy ludzi i nie mające wpływu na całość a udające, że mają pomóc komuś i 
służyć na otarcie łez.

12.28.24 2:58:33 Granice strefy powinny obejmować stare miasto, a nie całe administracyjne granice miasta Krakowa. Żadne przepisy nie przewidują minimalnych wielkości stref. Stąd, strefa nie powinna wpływać na życie 
mieszkańców oraz osób przyjezdnych. Jeśli już mają być ograniczenia, to jak najbardziej mniej inwazyjne. Stąd propozycja objęcia starego miasta jako obszaru historycznie ważnego. Natomiast pozostała część 
miasta powinna zostać zwolniona ze strefy SCT.

Jak wspomniałem w punkcie 1. strefa SCT powinna być zmniejszona. Kraków posiada wiele różnych szpitali i akurat wyłączenie dróg 
tylko do wybranych jest utrudnianiem dojazdów pacjentów.

Norma Euro 4 jest wystarczająca ze względu na ograniczenia produkcyjne NOx oraz CO2. Powyższe normy nie mają uzasadnienia wprowadzania. Oczywiście że powinno zostać usunięte z rozporządzenia. Samochód, który został 
zakupiony i spełnia wymogi dotyczące bezpiecznego użytkowania w ruchu drogowym, 
winien być dopuszczony do wjazdu.

Opłata nie jest rozwiązaniem. Jeżeli opłata ma dotyczyć osób którzy posiadają nieruchomości na terenie nastia, a nie są mieszkańcami bo swoje ośrodki życiowe mają poza miastem, to jest to dla 
takich osób dyskryminujące ze względu na brak możliwości rozwoju biznesu w mieście Kraków.

12.28.24 3:52:09 tylko gmina Kraków dobre miejsca brak jest dobre dobre Dla osób starszych
12.28.24 7:17:49 Obszar strefy powinienem obejmować wyłącznie tzw. stare miasto tj. aktualny obszar płatnego parkowania Ten sam standard powinien obowiązywać dla samochodów benzynowych i diesli tj norma Eoro lub rok produkcji w obecnej wersji jest jawna dyskryminacja właścicieli diesli Wyłącznie dla mieszkańców powinno być bezterminowe Cynicznie gdyż chodź o kasę a nie o ekologie Tylko pojazdy krakowian
12.28.24 8:55:27 Wnoszę o całkowite odrzucenie uchwały i zakończenie prac nad SCT,które wiążą sie z bezcelowym wydawaniem przez rade miasta Krakowa publicznych pięniedzy..SCT przyjęte w uchwale naruszają liczne 

prawa i wolności gwarantowane w ustawie konstytucji zasadniczej, w szczególności wolność przemieszczania się i prawo do własności.
Wnoszę o całkowite odrzucenie uchwały i zakończenie prac nad SCT,które wiążą sie z bezcelowym wydawaniem przez rade miasta 
Krakowa publicznych pięniedzy..SCT przyjęte w uchwale naruszają liczne prawa i wolności gwarantowane w ustawie konstytucji 
zasadniczej, w szczególności wolność przemieszczania się i prawo do własności.

Wnoszę o całkowite odrzucenie uchwały i zakończenie prac nad SCT,które wiążą sie z bezcelowym wydawaniem przez rade miasta Krakowa publicznych pięniedzy..SCT przyjęte w uchwale 
naruszają liczne prawa i wolności gwarantowane w ustawie konstytucji zasadniczej, w szczególności wolność przemieszczania się i prawo do własności.

Wnoszę o całkowite odrzucenie uchwały i zakończenie prac nad SCT,które wiążą sie z 
bezcelowym wydawaniem przez rade miasta Krakowa publicznych pięniedzy..SCT 
przyjęte w uchwale naruszają liczne prawa i wolności gwarantowane w ustawie 
konstytucji zasadniczej, w szczególności wolność przemieszczania się i prawo do 
własności.

Wnoszę o całkowite odrzucenie uchwały i zakończenie prac nad SCT,które wiążą sie z bezcelowym wydawaniem przez rade miasta Krakowa publicznych pięniedzy..SCT przyjęte w uchwale naruszają 
liczne prawa i wolności gwarantowane w ustawie konstytucji zasadniczej, w szczególności wolność przemieszczania się i prawo do własności.

Wnoszę o całkowite odrzucenie uchwały i zakończenie prac nad SCT,które wiążą sie z bezcelowym wydawaniem przez rade miasta Krakowa 
publicznych pięniedzy..SCT przyjęte w uchwale naruszają liczne prawa i wolności gwarantowane w ustawie konstytucji zasadniczej, w 
szczególności wolność przemieszczania się i prawo do własności.

12.28.24 9:35:45 Obszar 3 obwodnicy lub przynajmniej dojazd do p&r.
Jeśli cały obszar miasta to p&r powinny być wybudowane poza SCT.

Odpowiednik SCT Warszawskiej Ciekawe rozwiazanie Pojazdy historyczne stanowią tak mały procent samochodów,że powinny być zupełnie zwolnione a nie tylko 50 dni w roku

12.28.24 9:48:58 Powinno zostać tak jak do tej pory
############### I Obwodnica, Rynek Główny, Całe miasto Okres wyłączenia 25 lat Dyskryminacja.Haracz na wzór rozwiązań mafijnych Wszyscy polacy
############### Nie powinno żądnych granic strefy Nie nie jest dobra propozycja Nie powinno narzucać się mieszkańcom kto jakim autem jeździ ,jaka kto ma emisyjność spalania pojazdy,każdy jeździ tym na co go stać!!! Nie powinno być to w ogóle wprowadzane Tragedia narzucanie obywateli jakichkolwiek płatności to tak samo ograniczyć swobodę 

 poruszania się w kraju
Nie powinno być żadnych wyjątków, traktujmy obywateli jednakowo.

############### Wsadzcie sobie tą strefę czystego transportu w d*** Wsadzcie sobie tą strefę czystego transportu w d*** Wsadzcie sobie tą strefę czystego transportu w d*** Wsadzcie sobie tą strefę czystego transportu w d*** Wsadzcie sobie tą strefę czystego transportu w d*** Wsadzcie sobie tą strefę czystego transportu w d***
############### Ogranicza moje podstawowe prawo do swobody przemieszczania się. Należy ją wyrzucić do kosza! Czerwone Maki i każdy inny park and ride Tylko podstawowe badanie techniczne. Każdy pojazd  z ważnym bt powinien wjechać. Ogranicza moje podstawowe prawo do swobody przemieszczania się. Należy ją wyrzucić 

do kosza!
Wyciąganie kolejnej daniny od obywateli Mam nadzieję że projekt wyląduje w koszu.

############### Parkingi  Park and Ride powinny powstać  przynajmniej w  granicach wjazdu do miasta z każdej strony,szpitale  nie tylko  w 
Prokocimiu. Wjazd od północy  (Wzgórza Krzesławickie) ,od strony  Olkusza też jest  mocno obciążony. Pracownicy nie mogą dotrzeć  
nawet w okolice Nowej Huty,nie ma gdzie  zaparkować( brak jakichkolwiek parkingów, gdziemożna zostawić auto), komunikacja  
zbiorowa  nieefektywna, całe miasto  rozkopane. Dojazd do  granic miasta  np.busami ograniczony ( zbyt rzadko 
harmonogram),wieczorem  zlikwidowane połączenia ( nie ma czym  wrócić do domu). 

############### 2 obwodnica z wyłączeniem tejże. Każde inne miejsce poza zaproponowanym przeze mnie w pytaniu nr 1 obszarem zasługuje na nieznajdowanie się w SCT Są zbyt wysokie, odcinają głównie osoby biedne, nawet nie o średnich zarobkach, bo to właśnie osoby biedne poruszają się samochodami blisko 20to letnimi Pomysł dobry, choć zniesienie SCT całkowicie jest jeszcze lepszym Jasno pokazuje że w tym pomyśle nie chodzi o ekologię a o pieniądze. Aczkolwiek wolę strefę z możliwością wjazdu za opłatą niż bez Każdy kogo nie stać na wymianę samochodu powinien mieć prawo wjazdu. Wtedy będzie uczciwie.
############### Do drugiej obwodnicy Granice strefy powinny być jedynie do drugiej obwodnicy, więc krytyczne miejsca wewnątrz niej, np. domy seniora Powinien być dozwolony wjazd od Euro 4, ponieważ wiele osób ma dobrze działające samochody z początku lat dwutysięcznych i nie posiada środków na zmianę samochodu. Wszyscy powinni mieć takie same wymogi dotyczące samochodów. **** sie znacie na ekologii, to w ogóle nie o to chodzi Wyłączone powinny zostać tylko pojazdy zabytkowe, które posiada mała liczba osób, krakowianie powinni mieć takie wymagania jak każdy
############### Jest ok Nie powinno byc tych wyjatków Nie powinno byc wyjatku Niepotzrebne komplikacje, nie powinno byc wyjatku
############### Tylko rynek i ścisłe centrum. Strefa powinna obejmować tylko centrum albo nie powstawać w ogóle. Podane wymagania są śmieszne. Wielu ludzi nie stać na kilkuletnie zaledwie samochody. Poza tym to położenie Krakowa powoduje jego zanieczyszczenie. Wprowadzanie jakiejś śmiesznej 

strefy nic nie zmieni.
Mieszkańców Krakowa nie powinna obowiązywać żadna strefa. Jak i nikogo innego. Jest 
to naruszenie wolności.

Jak zwykle chodzi o pieniądze. Zapłacisz- możesz wjechać. Śmiech na sali. Cała ta strefa to ingerencja w wolność i swobodę poruszania się ludzi. Jeśli tylko zostanie wprowadzona należy sprawę skierować do sądu. 
Mieszkańcy nigdy nie zgodzą się na takie bzdury! To położenie Krakowa a nie transport generuje głównie zanieczyszczenia.

############### Nie wprowadzac strefy. Jestem przeciwko strefie "czystego" transportu! Nie wprowadzac strefy. Jestem przeciwko strefie "czystego" transportu! Nie wprowadzac strefy. Jestem przeciwko strefie "czystego" transportu!
Za 10/15 lat i tak ludzie wymienia auta i taka strefa stworzy sie samoczynnie bez zadnych wykluczen. 

Nie wprowadzac strefy. Jestem przeciwko strefie "czystego" transportu!
Za 10/15 lat i tak ludzie wymienia auta i taka strefa stworzy sie samoczynnie bez 
zadnych wykluczen. 

Absolutnie, zadnych oplat. Zycie i tak jest drogie. Za 10 maks 15 lat ludzie i tak wymienia samochody, a te ktore zostana stare beda tak nieliczne, ze ich wplyw na powonienie bedzie marginalny. Jestem przeciwko sct, wykluczeniu ludzi i zachecaniu poprzez karanie (wprowadzaniu oplat tak zwanych zwalniajacych). Oddajcie ludziom 
ich miasto! 

############### Strefa Czystego Trabsportu powinna zostać przyjęta w zaproponowanym kształcie. Parkingi Park and Ride na obrzeżach miasta powinny zostać wybudowane praktycznie przy każdej większej trasie prowadzącej do 
miasta w celu umożliwienia posiadaczom samochodów bezproblemowego skorzystania z kokunikacji zbiorowej (na preferencyjnych 
warunkach).

Zaproponowane standardy to minimum, które sprawi, że jakość powietrza może się poprawić. Nie powinno być okresu wyłączenia spod wymogów dla nikogo. Powinny zostać 
zaproponowane programy zachęcające mieszkańcow do pozbycia się samochodów, które 
nie spełniają wymagań.

Takie rozwiązanie oceniam negatywnie. Nie powinno być możliwości płacenia za wjazd samochodów, które nie spełniają wymogów ponieważ priorytetem powinno być dbanie o jakość powietrza, a 
nie zarabianie pieniędzy przez miasto.

Samochody zabytkowe powinny podlegać wyłączeniu jedynie w sytuacji organizowania różnego rodzaju imprez (zloty, itp.). Samochody 
mieszkańcow również nie powinny być wyłączone spod regulacji.

############### Ograniczyść strefę tylko do ścisłego centrum miasta. Stare miasto, Kazimierz Wszystkie szpitale specjalistyczne Euro 6 dla samochód z silnikiem diesla? To przesada. Max euro 4. Poza tym warunkiem powinno być w mojej ocenie zużycie paliwa w cyklu miejskim. Nowe hybrydy, czy suvy mają 
zużycie czasami nawet dwukrotnie większe niż starsze pojazdy. No i wyeliminowanie korków. W ciągu ostatnich trzech, czterech lat obserwować można zwiększone korkowanie się miasta 
spowodowane durnymi zmianami w organizacji ruchu. Im mniej stoimy w korku, tym mniej dymimy. To przecież jasne

Starszymi samochodami nie jeżdżą ludzie zamożni. Czy ktoś się zastanowił ile osób 
będzie stać na zakup nowszego auta przy obecnych cenach? Że nie wspomnę o kosztach 
jego utrzymania. Może więc czas aby zarządcy miasta i urzędnicy przesiedli się na 
komunikację miejską dając dobry przykład mieszkańcom?

Ok. Pod warunkiem iż opłaty nie będą wzrastać. Wystarczy spojrzeć na opłaty parkingowe. Co oznacza pojazd specjalny?  Jeżeli wyłaczenie ma dotyczyć pojazdów policji czy MPO , to należy je wykluczyć z wyłączenia. 

############### Należy obniżyć wymogi dotyczące wieku lub EURO!
Uchwała dotyczące SCT w Krakowie z 23.11.2022 zezwalała na wjazd pojazdom z silnikiem diesla niestarszym niż 2010 r. lub EURO 5. Konsultowany projekt zakłada podniesienie tego 
wymogu do roku produkcji conajmniej 2014 r. To bardzo negatywnie wpłynie na postrzeganie Krakowa przez osoby z zewnątrz, np. studentów lub turystów.
Dla przykładu Warszawa, która także wprowadza SCT w założeniach ogranicza wjazd pojazdów z silnikiem benzynowym starszych niż 27 lat lub niespełniających normy Euro 2 oraz 
pojazdów z silnikiem Diesla starszych niż 19 lat lub niespełniających normy EURO 4.
To pozwoli na płynne wyeliminowanie pojazdów przestarzałych, bez wymuszania zakupu nowych pojazdów.

Rozwiązanie bardzo dobre, ale w zaproponowanym projekcie bardzo drogie. To powinien być koszt miesięczny 50 zł a nie 500 zł

############### Jestem przeciwnikiem wprowadzania SCT w Krakowie, jest to ingerencja w własność prywatną,narzucającą czym mam jeździć a czym nie. Obszar ten jest złą  propozycją. Emisja standardu euro nie jest z tego co czytałem żadnym wyznacznikiem emisji spalin, bo tak w rzeczywistości przykładowo emisja euro 6 może więcej zanieczyszczać powietrze od 
emisji euro 4. To są oceny znawców w tym temacie.

Mieszkańcy Krakowa powinni zostać zwolnieni z SCT,a nie wprowadzać utrudnień dla 
własnych mieszkańców.

To rozwiązanie oceniam jako fatalne,czyli kopciuch będzie mógł wjeżdżać po złożeniu opłaty,czyli jak to się ma do tej całej strefy. Przecież to się sprowadza do zbierania pieniędzy od ludzi. Będzie to 
odzieranie ludzi z pieniędzy. Jedna wielka porażka.

Pisze się o autach z silnikiem Diesla,i wyznacza się rok produkcji po czym zezwala się na swobodne poruszanie się aut zabytkowych, które 
moim zdaniem stwarzają największe zanieczyszczenia,to jest jeden wielki absurd.W krajach UE , chociażby takich jak Niemcy, SCT zostały 
zlikwidowane, to może lepiej sobie ten pomysł odpuścić. 

############### Strefa czystego powietrza jeśli już ma powstać to na zasadach aktualnej strefy płatnego parkowania A,B,C z zastrzeżeniem osób mieszkających w tych strefach oni winni mieć bonus. Strefa czystego Transportu winna mieć większe granice zasięgu ludzie objeżdżający do granicy np kombinatu muszą już wsiadać w 
autobus tramwaj by np przejechać 2 przystanki bo autem już nie mogą wjechać dalej. Granica czystego transportu winna być 
pomniejszona a transport winien obejmować większy zasięg np. Od obwodnicy Krakowa do 3-5 km z zastrzeżeniem że jeśli granice te 
wchodzą w aktualną strefę płatnego parkowania to są strefa czystego transportu. 

Emisja spalin jest zawyżona. Ludzie nie będą mieli wyboru i zostana bez aut dla disla euro 6 to zdecydowanie za dużo a czym oni się różni od benzyny prawie niczym lepszy silnik i tyle. 
Disel w 2030 winien mieć euro4 tak jak wpierwotnej wersji  lub rok produkcji 2010 a nie  euro 6 benzyna została na pierwotnym stanie więc niech tak będzie.

Ludzi nie stać na wymianę auta i otrzymania kredytu na nowe auta … skoro chcecie 5 lat 
okres przejściowy dajcie dofinansowanie w wysokości min 50% wartości auta dla 
mieszkańców Krakowa i osób rozliczających się z Krakowem. Dlaczego mamy być 
poszkodowani przez waszą ustawę. Jesli tego się nie da do okres przejściowy winien być 
10-15 lat 

Jest oki ale kwota winna być niższa min o połowę. A abonament dla mieszkańca Krakowa i osób rozliczających się w wysokości max250 zł miesięcznie Zawsze dajecie wyjątki dla osób uprzywilejowanych a co z całym transportem regionalnym i osobami świadczącymi przejazdy firm 
transportowych oni narzuca większe opłaty za bilety. Co z grupami osób wielkiej rodziny co. Grupami biednymi itd. Zmieńcie wymogi i 
sami zaproponujcie lepsze rozwiązania sami 

############### Jestem przeciwny jakimkolwiek ograniczeniom. Auta zostały dopuszczone do ruchu, jeśli są uszkodzone i nie spełniają norm powinni je wycofać na stacji kontroli pojazdów Nie jest Niemcy odchodza od STC wjazdy do szpitala przychodni zdrowia i innych instytucji publicznych



############### Granice Strefy Czystego Transportu mogą być elastyczne i dostosowywane w zależności od stopnia poprawy jakości powietrza – w miarę sukcesów w ograniczaniu emisji, obszar strefy może być stopniowo 
rozszerzany, a w razie potrzeby – zmniejszany.

Zacznijcie od małego obszaru, wnętrze 1 obwodnicy.

Przy małej strefie, tylko centrum miasta, nie będzie potrzeby wprowadzania takich wyłączeń. Bazowanie na normach emisji Euro wprowadza niepełny obraz sytuacji, ponieważ samochody nie emitują maksymalnej ilości zanieczyszczeń, jakie dopuszczają te normy. Normy te 
ustalane są w kontrolowanych warunkach laboratoryjnych, a w rzeczywistości pojazdy rzadko emitują dokładnie tyle spalin, ile pozwala im norma. W praktyce to, jak samochód 
rzeczywiście wpływa na środowisko, zależy od wielu czynników, takich jak styl jazdy, stan techniczny pojazdu czy warunki drogowe. Dlatego takie podejście może być nie tylko 
niesprawiedliwe, ale również nieefektywne, bo nie uwzględnia rzeczywistego wpływu poszczególnych pojazdów na środowisko.

Zamiast bazować na normach, które mogą prowadzić do arbitralnego wykluczania samochodów z niektórych obszarów, warto byłoby skupić się na bardziej zróżnicowanych i dokładnych 
rozwiązaniach. Powinno to obejmować na przykład lepsze zarządzanie ruchem, rozwój alternatywnych form transportu, które będą faktycznie poprawiać komfort życia, a nie tylko 
zmieniać formy obciążenia finansowego obywateli.

Propozycje takie jak SCT mogą wprowadzać wrażenie, że miasta kierują się chęcią poprawy jakości życia, ale w rzeczywistości często chodzi po prostu o kolejne źródło dochodów kosztem 
kierowców, którzy, zamiast korzystać z lepszej infrastruktury, muszą płacić coraz wyższe opłaty i mandaty.

Taką propozycję postrzegam jako kolejny sposób na zwiększenie wpływów do budżetu 
miasta, a nie jako rzeczywisty krok w kierunku poprawy jakości powietrza. SCT (Strefa 
Czystego Transportu) miała, według pierwotnych założeń, przyczynić się do zmniejszenia 
zanieczyszczeń powietrza, ograniczenia hałasu i poprawy komfortu życia mieszkańców. 
Tymczasem coraz częściej widać, że głównym celem wprowadzenia takich stref staje się 
przede wszystkim zwiększenie dochodów z opłat, a nie rzeczywiste działanie na rzecz 
ekologii.

Zamiast skoncentrować się na faktycznym ograniczeniu emisji spalin i wprowadzeniu 
rozwiązań, które pomogą w walce ze smogiem, władze miasta zdają się traktować tę 
inicjatywę jako sposób na „ukryte” podwyższenie podatków i opłat komunikacyjnych, 
obciążając obywateli dodatkowymi kosztami. W efekcie mieszkańcy, którzy na co dzień 
korzystają z transportu samochodowego, mogą odczuć to jako dodatkową finansową 
barierę, co w dłuższej perspektywie może prowadzić do frustracji i oporu wobec 
wprowadzanych zmian.

Działania na rzecz poprawy jakości powietrza powinny być podejmowane z myślą o 
długofalowych efektach zdrowotnych i środowiskowych, a nie stanowić narzędzia do 
zasilania miejskiego budżetu. Konieczne jest, aby władze lokalne bardziej skupiły się na 
wdrażaniu realnych rozwiązań takich jak:
- dokończenie 3 obwodnicy co odciąży Aleje.
- poprawę płynności ruchu na 2. i 3. obwodnicy (likwidacja buspasów na Opolskie, Bora, 
itd.)

Obwodnice powinny przenosić ruch pomiędzy dzielnicami a teraz tego nie robią 
skutecznie.

Proponowane rozwiązanie, czyli możliwość wjazdu do Strefy Czystego Transportu po wniesieniu opłaty, wygląda na typowy sposób na „ukryte” ściąganie pieniędzy od kierowców, a nie na faktyczne 
rozwiązanie problemów związanych z transportem i emisją zanieczyszczeń. Wprowadzenie opłaty jako warunku wjazdu dla samochodów, które nie spełniają określonych norm emisji lub nie mogą 
skorzystać z wyłączeń, to nic innego jak dodatkowe obciążenie finansowe, które w praktyce nie rozwiązuje podstawowego problemu – jakości powietrza czy zatorów komunikacyjnych.
Zamiast podejmować prawdziwe kroki na rzecz poprawy infrastruktury transportowej, takich jak rozwój transportu publicznego, budowa ścieżek rowerowych czy usprawnienie organizacji ruchu, 
władze miasta decydują się na prosty sposób generowania dochodów z opłat, które uderzają bezpośrednio w obywateli. Takie podejście jest nie tylko nieefektywne, ale także niesprawiedliwe, 
ponieważ wprowadza dodatkowy koszt dla kierowców, którzy i tak już płacą podatki, ubezpieczenia i inne opłaty związane z posiadaniem samochodu.
Ponadto, decyzja o wprowadzeniu opłat za wjazd samochodów, które nie spełniają określonych norm, wprowadza ryzyko powstania sytuacji, gdzie osoby z mniejszymi dochodami, ale zależne od 
samochodu, będą musiały ponosić dodatkowe koszty. W efekcie takie rozwiązanie może prowadzić do pogłębienia nierówności społecznych, bo osoby, które nie mogą pozwolić sobie na 
nowoczesny, spełniający normy samochód, będą zmuszone płacić za wjazd do Strefy, nawet jeśli nie mają alternatywy transportowej.
Podsumowując, to rozwiązanie wydaje się bardziej nastawione na pozyskiwanie środków finansowych z kieszeni kierowców niż na rzeczywistą poprawę sytuacji komunikacyjnej czy jakości życia w 
miastach. Wprowadzenie opłat w takim kształcie jest bardziej krokiem w stronę dodatkowego obciążenia finansowego, niż realną odpowiedzią na problem zanieczyszczeń czy zatłoczenia w miastach.
Konieczne jest, aby władze lokalne skupiły się na wdrażaniu realnych rozwiązań, które rzeczywiście poprawią komfort życia mieszkańców i usprawnią komunikację w miastach, a nie tylko na 
wprowadzaniu nowych obciążeń finansowych. Wśród kluczowych działań powinny znaleźć się:
Dokończenie budowy trzeciej obwodnicy, co pozwoli na skuteczne odciążenie głównych arterii miejskich, w tym Alei, które obecnie są przeciążone i w godzinach szczytu stanowią wąskie gardło dla 
ruchu. Dokończenie obwodnicy jest niezbędne, by umożliwić płynny przepływ ruchu pomiędzy dzielnicami, bez konieczności wjeżdżania do centrum miasta.
Poprawa płynności ruchu na drugiej i trzeciej obwodnicy, poprzez m.in. likwidację niepotrzebnych buspasów na głównych trasach, takich jak ulica Opolska, Lublańska, Bora-Komorowskiego. 
Przykładem jest sytuacja, w której buspasy wprowadzają dodatkowe utrudnienia w ruchu samochodowym, zamiast umożliwiać sprawną komunikację. Usunięcie tych barier i lepsze zarządzanie 
ruchem mogłoby znacznie poprawić przepustowość dróg, zwłaszcza w godzinach szczytu.
Obwodnice, które miałyby przenosić ruch pomiędzy dzielnicami, nie pełnią obecnie swojej roli w sposób wystarczająco skuteczny. W wielu przypadkach ruch tranzytowy nadal kierowany jest przez 
wąskie, ulice lokalne, co prowadzi do zatorów i pogarsza komfort życia mieszkańców. Dalszy rozwój infrastruktury obwodnicowej, a także optymalizacja istniejących tras, powinna stać się 
priorytetem, aby usprawnić komunikację i zmniejszyć zatłoczenie w centrum miasta.
Zamiast koncentrować się na wprowadzaniu kolejnych opłat i restrykcji, które nie zawsze przekładają się na realną poprawę jakości życia, władze lokalne powinny zainwestować w rozwiązania, które 
rzeczywiście poprawią funkcjonowanie transportu, takie jak rozbudowa i modernizacja infrastruktury drogowej, lepsze zarządzanie ruchem, rozwój transportu publicznego oraz zachęcanie do 
alternatywnych form mobilności.

Idea jest dobra, ale wykonanie pozostawia wiele do życzenia. Jest zbyt wiele wyjątków i ograniczeń (np. 50 dni, wymóg, żeby kierował 
właściciel). Takie rozwiązanie wprowadza zbędną biurokrację i może być trudne do egzekwowania. Warto uprościć zasady, aby były bardziej 
przejrzyste i łatwiejsze do zastosowania w praktyce.

############### II obwodnica Obszar SCT powinien obejmować II obwodnicę EURO 3 silniki benzynowe, EURO 5 silniki diesla Ok
############### Więcej konsekwencji w działaniach ochrony miasta przed pato-deweloperką!

Miasto pozwoliło zabudować korytarze przewietrzania miasta, a teraz problem przerzuca na kierowców i jeszcze chce na nich zarobić.

Szukajcie rozwiązań jak ochronić to co jeszcze zostało i odzyskać obszary, które zostały już zabudowane!

Oceniam ten pomysł zdecydowanie negatywnie.
Miasto pozwoliło zabudować korytarze przewietrzania miasta, a teraz problem przerzuca na kierowców i jeszcze chce na nich zarobić.

Więcej konsekwencji w działaniach ochrony miasta przed pato-deweloperką! Oceniam ten pomysł zdecydowanie negatywnie.
Miasto pozwoliło zabudować korytarze przewietrzania miasta, a teraz problem przerzuca na kierowców i jeszcze chce na nich zarobić.

############### Strefa nie powinna w ogóle powstać. Pojazdy dopuszczone do ruchu, zaresetrowane i homologowane przed wprowadzeniem SCT powinny nadal móc się poruszać po mieście! Cały Kraków. NIE NALEŻY OGRANICZAĆ DOSTĘPU DO MIASTA LUDZIOM, KTÓRZY NIE DYSPONUJĄ FINANSMI NA NOWE SMOCHODY! Wszystkie pojazdy dopuszczone do ruchu powinny móc poruszać sie po mieście. Nie należy doprowadzać do wykluczenia komunikacyjnego ludzi mniej majętnych, których nie stać na 
nowszy pojazd.

Strefa nie może wykluczać nikogo. Wprowadzenie SCT sprawi, że tylko bogaci będa mogli 
poruszać się po mieście.

Wiadomo - jak zapłaci, to nie truje. Uff, podatek za zanieczyszczenie zapłacony, teraz tylko czekać jak się klimat ochłodzi... Wszystkie pojazdy zarejestrowane na terenie RP.

############### Uchwała kompromisowa i akceptowalna, mam tylko pytanie  bądź sugestię. Proponowana korzystanie ze zwolnienia dla pojazdów 
zabytkowych/historycznych przez maksymalnie 50 dni w roku jest logiczne i całkiem zasadne (te auta nie poruszają się na co dzień) tylko 
pytanie czy jest to jednorazowo do 50 dni rocznie od konkretnej zgłoszonej daty, czy jest to do 50 dni na cały rok (a chęć poruszania takim 
pojazdem należy zgłosić np. elektronicznie do "systemu" dzień wcześniej i np. wskaż że będzie jeździło jeden czy dwa dni (wraz z 
konkretnymi datami) i tak za każdym razem) - nie wynika to jednoznacznie z proponowanej uchwały i jest dość nieprecyzyjne, a 
występowanie pisemnie o naklejkę na konkretny dzień jest troszkę bez sensu (czasochłonne i generuję dużo papierologii) i 
prawdopodobnie kosztowne dla właściciela auta.  A zagadnienie jest związane z faktem że posiadam pojazd zabytkowy (który stoi na co 
dzień  garażu, który jest w obszarze który będzie objęty STC) auto to faktycznie jeździ  około 25 - 30 dni w ciągu całego roku ale cały rok 
stoi w przyszłej strefie i czy będzie mogło stać w tej strefie (jak nie jeździ oczywiście) czy tylko do 50 dni rocznie. Z poważaniem

############### Obszar strefy czystego transportu powinien być ograniczony wyłącznie do centrum okolice jubilatu, rynku czy Kazimierza Albo stworzyć dwu strefową strefę wymagań gdzie poza centrum miasta będą to 
norma euro 3 dla benzyny i euro 4 lub euro 5 dla diesli a w ścisłym centrum strefa z wymogami euro 4 dla benzyny i euro 6 dla diesli

tak jest to zmiana w dobrym kierunku ponadto uważam, że strefa powinna być mniejsza dzielnice takie jak Azory, Bronowice czy 
Krowodrza w pobliżu ulicy Opolskiej gdzie przejeżdża dużo samochodów  z ościennych gmin i innych miast również powinny być 
wyłączone ze strefy czystego transportu.

wymagania powinny być obniżone na następujące: euro 3 dla benzyny i euro 4 dla diesli taka sama ulga powinna obowiązywać także współwłaścicieli samochodów 
zameldowanych w Krakowie dzielących samochód z osobą nie mieszkają w Krakowie

jest to dobre rozwiązanie ale ceny powinny być niższe czyli 100 zł lub 200 zł za miesięczny abonament i 2 zł za godzinę parkowania, powinien też być umożliwiony zakup abonamentu rocznego i 
rozwiązanie to powinno być dostępne cały czas a nie tylko przez 3 lata

grupa osób od 70 lat wzwyż również powinna zostać całkowicie wyłączona spod tego zakazu, samochody zabytkowe powinny mieć 
umożliwiony wjazd przez nie ograniczoną ilość czasu a nie tylko przez 50 dni

############### Uważam, że obszar strefy jest zbyt rozległy i powinien być zdecydowanie mniejszy Ograniczenie strefą czystego transportu powinno obejmować jedynie obszar centrum Powinny być niższe euro 3 dla benzyny i euro 5 dla diesla Bardzo dobre rozwiązanie Ceny wjazdu powinny być niższe Uważam, że zabytki i osoby starsze powinny mieć dodatkowe przywileje 
############### Za duża strefa Za duża strefa Zbyt restrykcyjna nawet dla mieszkańców Powinno być co najmniej 10 lat
############### Wolałbym euro 3, rok nie ma różnicy.

Pomniejszyć stopień euro, rok pojazdu 
Jeżeli mieszkam w tej strefie, to nie chcę płacić pełną opłatę 

############### Sprefa czystego transportu powinna dotyczyć ścisłego centrum Krakowa.  Pozwólmy ludziom z poza Krakowa dojerzdzac do pracy . To są też podatnicy krakowscy. Szpitale mamy również w centrum Krakowa.  Tak samo urzędy.  I miejsca pracy Pojazdy z podwyższona normą emisji spalin to samochody które spełniają normy w pierwszym może drugi roku .  Jest to naciąganie  . Starszy diezel czy benzyna która jest utrzymywana 
w dobrej kondycji spełnia wymagania lepiej i dłużej 

Mieszkańcy nie mogą być zmuszani do zmiany auta . Lecz do utrzymywania ich w takiej 
kondycji by nie dymiły . I temu powinniśmy się przyjrzeć.  Stare silniki nie są złe . Tylko 
nie szanowane 

Szukanie dodatkowych opłat , następne naciąganie podatnika . Grupy ludzi pracujących w Krakowie i dojerzdzajacych do pracy w Krakowie

############### Ścisłe centrum Krakowa, do pierwszej obwodnicy bez tych ulic (Dietla, aleje Trzech Wieszczów). Nie, to nie jest dobra propozycja. SCT w proponowanym kształcie jest nie do przyjęcia. Nie powinno być tak, że na strefę wyznacza się 
całe miasto!

Każde auto zarejestrowane i mające ważny przegląd techniczny. Jeżeli strefa miała by obejmować tylko ściśle centrum to tam można zastosować proponowane ograniczenia. Obecna 
propozycja nie ma nic wspólnego z ekologią i normami spalin. 

Zabytkowe mają mieć prawo wjazdu przez 50 dni w roku. Czyli co właściciel ma z takim autem (zabytkowym) zrobić przez pozostały okres 
czasu??? Znowu dzielenie ludzi na tych co mają dodatkowe przywileje i pozostałych.

############### Cały Kraków w granicach adminstracyjnych. Likwidacja jakichkolwiek przywilejów dla stowarzyszeń i związków wyznaniowych. Kampery i samochody historyczne tylko za opłatą, lub 
14 dni w roku. Motocykle na identycznych zasadach jak samochody osobowe.

############### Strefa powinna mieścić się wewnątrz obszaru wyznaczonego przez I Obwodnicę. Restrykcje są ostrzejsze niż w przypadku SCT w Berlinie. W proponowanym kształcie powodują wykluczenie kilku milionów samochodów (w skali kraju). Postuluje obniżenie wymagań do 
co najmniej Euro 3

############### Ścisłe centrum miasta, wokół Rynku Krakowa Słabe połączenia kolejowe i autobusowe z Krakowem uniemożliwiają rodzinom i znajomym przyjazd do Krakowa w odwiedziny. A 
także robienie zakupów w marketach. 

 Najpierw niech urzędnicy zadbają o dobrą komunikację z miastem i po mieście .Niskie zarobki,ciągły brak chęci do podwyżek najmniej zarabiającym. Wysoko oprocentowane kredyty, 
słabo oprocentowane lokaty, uniemożliwiają zakup nowszych  samochodów. Słabo skomunikowane obrzeża  miasta z centrum Krakowa. Brak dobrej komunikacji kolejowej. Ciągłe 
remonty dróg w mieście - komunikacja stoi w korkach. 

 Rozwiązanie powinno zostać zniesione. Słabe, przerzucanie kosztów na najbiedniejszych.

############### Strefa powinna objąć tylko ścisłe centrum miasta czyli maksymalnie do II obwodnicy, ewentualnie jeszcze obszary z znacznym zanieczyszczeniem powietrza. Nie ma jeszcze takiego miasta na świecie żeby SCT 
obejmowała praktycznie całe miasto, nawet w Warszawie SCT jest tylko w kilku dzielnicach 

Drogi dojazdowe z osiedli do obwodnic. Poprzednia propozycja była o wiele lepsza, gdyż normy Euro 3 dla samochodów benzynowych i Euro 5 dla diesli były jeszcze w jakiś sposób akceptowalne, a nowa propozycja 
podwyższająca normy jest nie do zaakceptowania gdyż wyklucza zbyt dużą ilość osób. Niższe normy euro nie są tak szkodliwe. Można podzielić miasto na 2 strefy SCT: ogólna dla całego 
miasta Euro 3 dla samochodów benzynowych i Euro 5 dla diesli, a w ścisłym centrum Euro 4 dla samochodów benzynowych i Euro 6 dla diesli. To rozwiązanie ma sens. Przypomnę że 
znaczna flota MPK Kraków posiada znaczną ilość autobusów euro 5.

To rozwiązanie nie jest sprawiedliwe, jest wiele osób które mieszka przykładowo w 
Zielonkach i dojeżdża na co dzień do Krakowa. Okres wyłączenie powinien objąć 
wszystkich, a jak nie to samochody z rejestracjami KR, KK i KRA.

To pokazuje że miasto chce wyłącznie zarobić na biednych ludziach których nie stać na nowe samochody.

############### Tak należy ograniczyć ją do centrum Krakowa na przykład do obecnych stref parkingowych Dojazd bez ograniczeń do szpitali i urzędów miejskich i województwa oraz dworca PKP i PKS Biorąc pod uwagę zamożność społeczeństwa samochody z roku 2010 tak diesle i benzyny powinny móc wjeżdżać do strefy oraz zwolnienie z zakazu aut na LPG i CNG które są emisyjne Co najmniej 10 lat lub zapis o dopuszczenie auta do śmierci technicznej Czy to nie jest raczej dbanie o budżet miasta a nie czyste powietrze? Wjazd bez ograniczeń również  ilościowych dla mieszkańców aut specjalnych i zabytkowych oraz kamperow . 
############### Tylko Rynek główny. Ewentualnie do 1 obwodnicy Nie jest to dobra propozycja. Wyklucza ona społecznie ludzi których nie stać na nowe auta Silniki w samochodach nie są głównym powodem smogu w Krakowie. Jest zdecydowanie wiele innych czynników które gorzej wpływają na powietrze krakowskie dlatego wprowadzenie 

SCT jest z założenia błędne 
Ten okres powinien być wydłużony albo SCT zredukowana do absolutnego minimum Jest to połowiczne rozwiązanie ponieważ będzie poszerzać różnice pomiędzy bogatymi a biednymi. Jeżeli wprowadzać takie rozwiązanie to dla wszystkich albo dla nikogo (zrezygnować z SCT albo 

ograniczyć ją do minimum)
############### NIE DLA STREFY!!!!!!! STOP EKOTERRYSTOM!!!!!! Nie dla strefy!!!!! Nie dla strefy!!!!! Nie dla strefy!!!!! Ciekawe jak zapłacą to już nie trują,żenada i złodziejstwo!!!! NIE dla strefy!!!!
############### Granica powinna być wewnątrz II obwodnicy wraz z drogami stanowiącymi II obwodnicę jeśli mają być podtrzymane warunki euro 4 dla benzyny oraz euro 6 dla diesla. 

W przypadku sct w granicach administracyjnych miasta Krakowa powinno dopuścić się samochody euro 3 dla benzyny oraz euro 5 dla diesla.
Dojazd do park and ride Ruczaj, park and ride Kurdwanów oraz centrum handlowego zakopianka W przypadku podtrzymania granicy po granicy miasta 

Euro 3 dla benzyny
Euro 5 dla diesla 
Aż do roku 2027. Termin lipiec 2025 jest nie realny dla wielu osób dojeżdżających do pracy i parkujących pod miejscami pracy

Jesli benzyna euro 4 i diesel euro 6 granica sct powinna być przesunięta do wewnątrz II obwodnicy

To rozwiązanie brzmi jak podatek od zarabiania gorzej niż inni. Poza tym konstytucja gwarantuje równość wobec prawa

############### Objęcie w 2030. roku zakazem wjazdu do SCT samochodów z silnikiem Diesla 12-letnich i starszych oraz benzynowych 25-letnich i 
starszych przy jednocześnie obowiązującym w Krakowie minimum wieku pojazdów zabytkowych ustalonym na 35 lat oznacza, że miasto 
Kraków sprawi, że żaden krakowski samochód nie stanie się zabytkiem po 2030. roku. Aby temu przeciwdziałać, miasto powinno 
wprowadzić możliwość wjazdu do SCT dla samochodów 25-letnich i starszych na podobnych zasadach, jak dla pojazdów zabytkowych. 
Rozwiąże to przynajmniej problem niemożności zachowania na zabytek pojazdów benzynowych.

############### Od 2030 roku zwiększeniem restrykcji mógłby podlegać tylko obszar w scisłym centrum  miasta - w obrębie pierwszej obwodnicy Krakowa - ciąg ulic otaczających Stare Miasto wzdłuż plant a NIE CAŁE MIASTO.
NIe ma wymogów obejmowania SCT całego miasta - ludzie nie mają pieniędzy na samochody a tym bardziej po wprowadzeniu tak restrykcyjnych wymogów wartość pojazdów spadnie mocno.
Nikt nie bedzie chciał takich samochodów odkupić w normalnej cenie rynkowej tylko zaniżonej bo "do miasta nie wjedzie". Lepszym pomysłem będzie wyłapywanie samochodów z wyciętymi DPF i 
katalizatorami i niesprawnych które widocznie kopcą...

Średni wiek samochodu w Polsce to ok . 15 lat. proponuję:
>> w I etapie zakaz wjazdu do SCT samochodom z silnikiem benzynowym do 2000 roku produkcji, a diesla do 2010 roku lub lub nie spełniających normy EURO 4
>> w II etapie (od 2030) zakaz wjazdu do SCT samochodom z silnikiem benzynowym do 2005 roku produkcji a diesla do 2015 roku lub nie spełniających normy EURO 6 w obrębie pierwszej obwodnicy Krakowa - 
 ciąg ulic otaczających Stare Miasto wzdłuż plant

Obszar jest za mały. Mieszkańcy Krakowa powinni miec możliwość poruszania się kazdym samochodem bez wzgledu na wiek i normę 
emisji na trasie takiej aby jak najszyciej ze swojego domu dostać się poza obszar SCT i z powrotem do domu - tak aby w trasę móc 
jechać swoim starym samochodem bez koniecznosći kupowania nowego, a podróze po mieście ewentualnie realizować inaczej

Średni wiek samochodu w Polsce to ok . 15 lat. proponuję:
w I etapie zakaz wjazdu do SCT samochodom z silnikiem benzynowym do 2000 roku produkcji, a diesla do 2010 roku lub lub nie spełniających normy EURO 4
w II etapie (od 2030) zakaz wjazdu do SCT samochodom z silnikiem benzynowym do 2005 roku produkcji a diesla do 2015 roku lub nie spełniających normy EURO 6 w obrębie pierwszej 
obwodnicy Krakowa - ciąg ulic otaczających Stare Miasto wzdłuż plant

Okres wyłączenia powinien obejmować okres do końca życia pojazdu lub zbycia pojazdu 
osobie niezamieszkałej w Krakowie.

Pozytywnie ale stawki są za wysokie. Rozwiązanie też powinno być bezterminowe bądź do czasu likwidacji SCT. 1. Pojazdów historycznych i zabytkowych – do 50 dni w roku >> moim zdaniem za dużo, wystarczy 10 dni + potwierdzony udział w jakimś 
historycznym wydarzeniu.
2. Pojazdów specjalnych (np. dźwigi, campery) – bez ograniczeń >> maszyny budowlane, smieciarki itp.  - tak, campery nie - to zwykłe 
środki transportu dla zwykłych ludzi
3. Organizacji non-profit oraz pojazdów zarejestrowanych na kościelne osoby prawne (parafia, kuria itp.) – wyłączenie do 30 czerwca 2028 
r., >> zdecydowanie nie, to samo tyczy się urzędników i pracowników budżetówki w każdym zawodzie i stanowisku. Każdy powinien 
podlegać pod strefę. Osoby kościelne również powinny cierpieć z powodu SCT jak "zwykli" ludzie.

############### W 2030. roku samochody benzynowe należące przynajmniej od 30.06.2025 roku do 
Krakowian i wyprodukowane przed 2005. rokiem będą występować w liczbie nie mającej 
istotnego wpływu na zanieczyszczenie powietrza w mieście. Dlatego pojazdy benzynowe 
należące do Krakowian 30.06.2025 roku dożywotnio nie powinny być objęte zakazem 
wjazdu do SCT.

############### Limit 50. dni w roku dla pojazdów zabytkowych i historycznych wydaje się trudny do uzasadnienia i egzekwowania. Samochody zabytkowe 
i historyczne powinny być zwolnione z zakazu wjazdu do SCT bez ograniczeń.

############### Samochody zarejestrowane w Krakowie na dzień 30.06.2025. roku powinny być 
zwolnione z zakazu wjazdu do SCT bezterminowo.

############### Samochody będące własnością Krakowian w dniu 30.06.2025. roku powinny zostać 
zwolnione z zakazu wjazdu do SCT bezterminowo. Takie rozwiązanie pozwoli znacznie 
zmniejszyć kontrowersyjność SCT.

############### Uważam, że planowane standardy emisji spalin są zbyt rygorystyczne i nie przystają do możliwości przeciętnej rodziny. Wcześniej była mowa o wprowadzeniu w 2025 roku standardu 
Euro 3 dla samochodów benzynowych i Euro 5 dla silników Diesla, oraz odpowiednio Euro 4 i Euro 6 w 2030 roku, co było adekwatne do możliwości przeciętnego gospodarstwa 
domowego z dziećmi i dwoma pojazdami służącymi do dojazdów do pracy i szkoły. Przykład: mieszkam w zabudowie bliźniaczej w Gaju k.Krakowa, gdzie mamy łącznie cztery rodziny. 
Każda posiada z konieczności dwa samochody, czyli łącznie osiem pojazdów. Spośród nich cztery pojazdy za pół roku nie będą spełniać wyśrubowanych norm Euro wjazdu do Krakowa. 
Niestety na takie samochody możemy sobie pozwolić przy dzisiejszych zarobkach, stopach procentowych, inflacji i kosztach życia. Przez nowe przepisy, nasze budżety domowe będą 
zmuszone wydać znaczące środki na wymianę pojazdów na nowsze. Projekt STC sprawi, że ucierpią zwykłe rodziny, a podobno miał to być projekt odpowiadający potrzebom ludzi. W 
moim mniemaniu, jest to projekt odpowiadający potrzebom mieszkańców Krakowa, którzy w dużej mierze korzystają z komunikacji miejskiej oraz rodzinom dobrze sytuowanym, które 
stać na wymianę floty samochodów. Podsumowując, składam sprzeciw przeciwko obecnie proponowanym standardom Euro 4 dla silników benzynowych oraz Euro 6 dla silników Diesla i 
wnoszę o ich złagodzenie, zarówno w 2025 do Euro 3 (benzyna) i Euro 5 (diesel) jak i w perspektywie roku 2030 do Euro 4 (benzyna) i Euro 6 (diesel) [sic! nie 6dt]. 

############### Strefa powinna obejmować tylko Rynek i Stare Miasto w obrębie plant Jeśli ten fatalny plan dojdzie do skutku to dodatkowo dostępne dla każdego pojazdu powinno być szpital im Rytgiera, Sanktuarium 
Bożego Miłosierdzia, Galeria Krakowska, Bronowicka, Plac Imbramowski, Plac Rybitwy

Proponowane zasady opierają sie tylko teoretyczne normy i dodatkowo niesprawiedliwie dyskryminując diesle. Pomijają fakt że rzeczywista emisja zależy od wielkości silnika a nie od 
ogólnej normy czy rocznika. Poprawniej byłoby do każedej strefy dać dodatkowo: dodatkowo mogą wjechać pojazdy których emisja CO2 nie przekracza 140 mg. Takie wartościowe 
dopuszczenie spowoduje że auta mniej emitujące a nie mieszczące sie ze względu ma wiek w normie będą mogły wjeżdżać. Absurdem jest że np. Diesel z silnikiem 1.6 z roku 2016 z 
normą euro 6 i emisją CO2 130mg nie wjedzie a auto z większym silnikiem benzynowym z tego samego roku i z większą emisją CO2 i większym zużyciem paliwa wjedzie. Czyli zmuszacie 
ludzi do spalania większej ilości paliwa oraz większej emisji CO2. Dyskryminujecie osoby które jeżdżą małymi starymi samochodami w dobrym stanie technicznym z małymi silnikami i 
małą rzeczywistą emisją. A stan techniczny starszych pojazdów można zawsze sprawdzić, wystarczy tylko chcieć znaleźć sprawiedliwe rozwiązania.

Mało bo powinno być 10 lat zwłaszcza że osoby biedniejsze nie wymieniają aut tak często W tym pytaniu jest błąd bo zasady wjazdu są oparte o normy euro a nie rzeczywistą emisję pojazdu zależną od wielkości silnika Dodatkowo osoby handlujące na placach, dowożące do szpitali swoimi samochodami, do szkół, uczelni

############### Strefa powinna obejmować obszar wewnątrz II obwodnicy. Obszar ten jest złą propozycją, bo jest poza II obwodnicą. W związku z tym, że SCT powinna obejmować jedynie obszar wewnątrz II 
obwodnicy, powinien być zachowany dojazd do urzędów i szpitali. 

Propozycja przedstawiona w projekcie podnosi drastycznie wymagania wobec pojazdów mogących wjechać w obszar SCT, co jest bardziej rygorystyczne niż rozwiązania londyńskie często 
przywoływane przez urzędników ZTP. O ile strefa obejmowała by obszar wewnątrz II obwodnicy, to normy obowiązujące w obecnej uchwale byłyby adekwatne, jeśli wyłączenie 
obejmowałoby mieszkańców samej strefy bez względu na klasę emisji ich pojazdów.

Bez systemowego wsparcia mieszkańców w wymianie pojazdów, zaproponowane 
rozwiązanie jest wyłącznie mydleniem oczu. W konsultacjach przed opublikowaniem 
projektu uchwały, będącego przedmiotem niniejszej ankiety, urzędnicy i organizatorzy 
konsultacji przywoływali przykład Berlina, jako miasta, w którym Umweltzone 
obowiązuje od 2008 roku, jednak nikt nie mówił o tym jaki program wsparcia otrzymali 
obywatele Niemiec w ramach wymiany floty. Ze strony ZTP nie padła propozycja takiego 
rozwiązania, co przy obecnej sytuacji na rynku pojazdów, znacznych wzrostach ich cen, 
zarówno nowych, jak i używanych, jest niedopuszczalne. Należy uwzględnić fakt, że 
występują ogromne różnice w stopie życiowej, często i chętnie przywoływanych przez 
urzędników mieszkańców Berlina, Brukseli, Londynu itp, w porównaniu do mieszkańców 
Krakowa. Nawet biorąc pod uwagę porównanie średnich zarobków warszawskich i 
krakowskich są spore różnice, a mimo to stolica wyznaczyła SCT na stosunkowo 
niewielkim obszarze miasta.

Przy założeniu, że obszar SCT byłby ograniczony do II obwodnicy, to takie rozwiązanie miałoby sens. Zaproponowane wyłączenia mają na celu odwrócenie uwagi od faktycznego zaostrzenia wymagań SCT względem oprotestowanej i 
wzbudzającej olbrzymie kontrowersje obecnie obowiązującej uchwały. Widać to m.in. w przekazie dyrektora Franka, który mówi o 
łagodzeniu wymagań, jednocześnie zapisując w projekcie wymaganie Euro 4 dla pojazdów z silnikami ZI i Euro 6 dT dla pojazdów z silnikami 
diesla od 1 lipca 2030 r. W żadnym mieście europejskim nie ma tak wyżyłowanych wymagań. To jednoznacznie świadczy o tym, że ZTP 
działa wyłącznie w interesie wąskiej grupy aktywistów miejskich, którzy postulują od lat zakaz wjazdu samochodów do miast i 
wykorzystuje do tego możliwości wynikające z ustawy o Elektromobilności. Wykorzystując w sposób szkodliwy dla mieszkańców Krakowa.

############### Tak zapoznałem się i uważam że należy ją zmodyfikować, jak chcecie wprowadzać strefe to tylko wokół rynku. Chyba nie zdajecie sobie sprawy ile osób spoza Krakowa tu pracuje na te podatki i WASZ 
dobrobyt!  Objęcie całego miasta strefą spowoduje to że ludzie będą jeżdzić w inne przyjazne miasta jak Niepołomice, Wieliczka, Tarnów. Nie dość że to miasto jest tak drogie na każdym kroku to abonamenty 
chcecie jeszcze wprowadzać. Żebyście się Państwo nie zdziwili jak kaloryfery będą zimą zimne , albo nie będzie podstawowych mediów w mieście tylko przez to że pracownicy nie dojadą na swoje miejsce pracy 
bo ich nie będzie na to stać!!

Dla każdego powinny być dostępne takie miejsca które każdy z nas uważa za słuszne. Dla jednego będzie dojazd do pracy, dla drugiego 
dojazd do miejsca kultu, a dla trzeciego dojazd na zabieg którego placówka nie jest objęta restrykcjami dojazdowymi. Wdrożenie kilku 
miejsc gdzie będzie można dojechać wprowadza tylko i wyłącznie chaos komunikacyjny! Wybieranie takich miejsc przez osoby 
niezainteresowane jest chorym pomysłem, dlaczego ktoś ma decydować co dla mnie jest ważne a co nie? A co gdy trzeba zawieść 
seniora do zwykłego okulisty? Albo do jakiegoś miejsca bo potrzebuje papierek?  Jest skazany na komunikację?!

Tak zaostronych wymagań i tak szybko wprowadzonych nie ma żadna strefa na świecie, nawet nie ma na chwilę obecną rzetelnych badań bo to na czym się opieracie to badania z 2018r. 
Została otwarta obwodnica zróbcie na nowo badania jakie są stężenia ile aut jeżdzi, na siłe chcecie zniewolić ludzi!? To co chcecie wprowadzić woła o pomste do nieba szkoda że od razu 
nie wprowadzicie max limitu żeby tylko bogaci jeżdzili. A z samochodami zabytkowymi to tymbardziej wara - nie tworzy się przyszłości nie pamiętając o przeszłości . Widzę że o tym 
zapomnieliście. Te zabytki aż tak wam smrodzą, Nie ma takiej zgody na takie warunki, jeśli po konsultacjach tak robicie lepiej dla kierowców to lepiej żeby Waszej instytucji nie było.

Oczywiście że zmienione, a dojeżdzający do Krakowa są gorsi?! To gdyby nie ludzie ze wsi 
codziennie jeżdzacy do piekarni, itp. to tego miesta by nie było!

Uważam że jest to zniewolenie, dzisiaj tyle jutro więcej, nie ma zgody na jakieś abonamenty ruch powinien być swobodny i dla każdego, w przeciwnym wypadku jest to ograniczanie swobód ludzkich. Liczna lista wyjątków, a co z ludźmi co pracują na zmiany? jak oni mają dojechać i wrócić do domu gdzie nia ma busów nie ma 
komunikacji? za co mają wymienić auto za najniższa krajową? Polecam aby ograniczenia wprowadzić dla pracowników ZTP a później dla 
ludzi tak dla przykładu.

############### TAK TAK Dobrze
############### Strefa powinna obowiązywać wyłącznie centrum Krakowa - po pozostałych dzielnicach ludzie powinni poruszać się swobodnie. - Propozycja odnośnie samochodów z benzyną jest do przyjęcia natomiast w przypadku diesla uważam, że zaproponowane standardy powinny zostać wydłużone do 2035r. To rozwiązanie uważam jest na plus. Również uważam to za dobry pomysł jednakże kwota za np: cały miesiąc mogłyby być niższa. Jak wspomniałam uważam, że powinny zostać wydłużone wymogi co do diesla. 
############### Ważne, ale wymagania są zbyt szybkie i zbyt duże. Norma euro 6 nakłada ogromne koszty dla kierowców. No to krótko i po ludzku: kto to wymyślał? Okej, fajnie, że jakieś szpitale i Park and Ride mają być dostępne, ale co z resztą? Przecież 

ludzie jeżdżą nie tylko do lekarza czy na parking. Co z innymi ważnymi miejscami, jak szkoły, urzędy albo większe sklepy? Mam 
zostawić samochód na jakimś P&R i targać dzieci autobusem do szkoły albo siaty z zakupami?

Wszystko fajnie, ekologia i te sprawy, ale trochę rozsądku! Jak ktoś mieszka poza Krakowem i nie ma alternatywy w postaci dobrego 
transportu publicznego, to co ma zrobić? Jeszcze jakby te Park and Ride były w każdym miejscu, gdzie są potrzebne, a nie tylko tu i 
tam. A tak to znowu ktoś wymyślił coś za biurkiem, co brzmi dobrze na papierze, ale w życiu codziennym utrudni ludziom życie.

Krótko mówiąc: przemyślcie to jeszcze raz, bo ograniczanie wjazdu wszędzie poza wybranymi miejscami to strzał w stopę dla tych, 
którzy muszą do Krakowa wjeżdżać, żeby normalnie żyć i pracować.

Propozycja dotycząca wymagań Euro emisji i roku produkcji pojazdów w nowej wersji SCT w Krakowie jest zbyt uproszczona. Ograniczenie tylko do norm Euro 5 i wyższych pomija fakt, że 
wiele nowoczesnych, niskoemisyjnych aut, które są popularne w miastach, mogą nie spełniać normy Euro 6. Takie podejście może być problematyczne, zwłaszcza jeśli chodzi o starsze 
pojazdy, które mimo tego, że nie spełniają normy, mogą mieć niski poziom emisji dzięki zastosowaniu technologii zmniejszających szkodliwe substancje. Dodatkowo, dopóki transport 
publiczny nie będzie odpowiednio rozwinięty, takie restrykcje mogą być zbyt uciążliwe dla osób, które nie mają alternatywy.

Okres 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut mieszkańców Krakowa może być 
zbędny, jeśli zmiany wprowadzone będą w sposób stopniowy i przystępny dla ludzi. W 
praktyce, jeśli transport publiczny stanie się bardziej dostępny i efektywny, a 
infrastruktura ekologiczna – jak ładowarki do aut elektrycznych – będzie szerzej 
dostępna, mieszkańcy sami zaczną przesiadać się na bardziej ekologiczne rozwiązania. 
Zamiast sztucznego wprowadzania okresu przejściowego, lepiej skupić się na rozwijaniu 
alternatyw transportowych, co z czasem pozwoli na płynne przejście do bardziej 
zrównoważonego transportu bez konieczności wprowadzania dodatkowych wyjątków.

Propozycja opłat za wjazd do Strefy dla samochodów, które nie spełniają wymagań, wydaje się nielogiczna i prowadzi do zbędnej biurokracji. Taki system jest trudny do zorganizowania i 
egzekwowania, co może skutkować ogromnym wzrostem kosztów administracyjnych. Wprowadzenie różnych stawek (godzinnych, dziennych, miesięcznych) wiązałoby się z koniecznością tworzenia 
skomplikowanego systemu monitorowania i poboru opłat, co stwarza dodatkowe problemy logistyczne. Zamiast tego lepiej skupić się na jasnych, prostych rozwiązaniach, jak rozwój transportu 
publicznego czy zachęty do korzystania z pojazdów elektrycznych, które będą bardziej efektywne i mniej kosztowne dla miasta i mieszkańców.

Jednak taka lista wyjątków może prowadzić do problemów związanych z nadużywaniem przepisów oraz złożonością systemu. Zwolnienia 
mogą być postrzegane jako niesprawiedliwe, zwłaszcza jeśli będą wprowadzać podziały między mieszkańcami, którzy muszą dostosować 
się do wymogów SCT, a tymi, którzy będą z tych wymogów zwolnieni. Dodatkowo, pojazdy specjalne i historyczne to kategorie, które mogą 
być różnie interpretowane, co stwarza pole do niejasności i potencjalnych nadużyć. Najbardziej ucierpią jednak kurierzy i dostawcy, którzy 
stanowią kluczową część transportu miejskiego i często nie będą mogli dostosować się do restrykcji związanych z wymogami SCT. 
Wprowadzenie zbyt sztywnych zasad może wpłynąć negatywnie na funkcjonowanie wielu firm i usług, co w efekcie doprowadzi do wzrostu 
kosztów zarówno dla usług, jak i najprostszych towarów, które mieszkańcy miasta muszą codziennie kupować. 

############### Nie chce , aby miasto wprowadziło SCT Nie chce , aby miasto wprowadziło SCT Nie chce , aby miasto wprowadziło SCT Nie chce , aby miasto wprowadziło SCT Nie chce , aby miasto wprowadziło SCT Nie chce , aby miasto wprowadziło SCT 
############### Euro 3 Zapłacę nie zsnieczyszczam
############### Z każdej strony miasta powinien być dojazd do najbliższego P+R albo do "dworca" miejskiego transportu jak np.

Czerwone Maki, Kurdwanów, itp.
Normy dla diesli są mocno wyśrubowane, auta starsze niż dziesięć lat nie będą dopuszczone. To zbyt wyśrubowane kryterium patrząc na średni wiek samochodu w Polsce oraz ceny 
nowych.
Jednocześnie (nawet po 2030)  dopuszczamy auta benzynowe i na gaz od roku prod 2005 czyli 25 letnie których silniki kopcą spalonym olejem. Tutaj kryterium powinno być zaostrzone. 
W ograniczeniach nie ma ujętych skuterów, motorów, kładów. Wszystkie takie pojazdy z silnikami dwusuwowymi powinny mieć zakaz wjazdu lub ograniczenie powinno bazować również 
na normie Euro. 

OK. Rozwiązanie OK, ale czy będzie się to dało kontrolować?  Co w przypadkach jak mieszkaniec posiada np Kampera , starą terenówkę, albo inny pojazd (nie specjalny)  którymi nie jeździ na co dzień. 
Czy będzie mógł dojechać do domu najkrótszą drogą z poza strefy. 

12.29.24 0:00:59 Wyłączyć bezterminowo seniorów z SCT.
12.29.24 0:02:32 Należy całkowicie zrezygnować ze strefy czystego transportu w Krakowie ponieważ spowoduje to wykluczenie komunikacyjne biedniejszych ludzi. Jest to dyskryminacja ze względu na majętność. Należy całkowicie zrezygnować ze strefy czystego transportu w Krakowie ponieważ spowoduje to wykluczenie komunikacyjne 

biedniejszych ludzi. Jest to dyskryminacja ze względu na majętność. Wszystkie miejsca powinny być dostępne dla wszystkich 
mieszkańców.

Należy całkowicie zrezygnować ze strefy czystego transportu w Krakowie ponieważ spowoduje to wykluczenie komunikacyjne biedniejszych ludzi. Jest to dyskryminacja ze względu na 
majętność. 

Należy całkowicie zrezygnować ze strefy czystego transportu w Krakowie ponieważ 
spowoduje to wykluczenie komunikacyjne biedniejszych ludzi. Jest to dyskryminacja ze 
względu na majętność. 

Należy całkowicie zrezygnować ze strefy czystego transportu w Krakowie ponieważ spowoduje to wykluczenie komunikacyjne biedniejszych ludzi. Jest to dyskryminacja ze względu na majętność. 

12.29.24 0:03:44 Proponuję ograniczyć strefę do granic I obwodnicy. Taie rozwiązanie gwarantuje szczelność strefy, nie widzę możliwości montowania kamer wjazdowych na każdej drodze przekraczającej granicę 
administracyjną miasta Krakowa.

Szpitale: Rydygiera, Jana Pawła II, Narutowicza itp. Euro 4 dla wszystkich pojazdów. Przeciętny wiek samochodu w Polsce to ok 15 lat. Euro 6dT ograniczy wjazd samochodom do wieku ok. 6 lat w 2025, czyli najbogatszych. Koszty nowych 
samochodów są obecnie bardzo wysokie, koszty używanych przez to rownież.

Proponuję stałe wyłączenie osób zameldowanych w Krakowie. Rozwiązanie to udowadnia, że jest to kolejny podatek dla mniej zamożnej części społeczeństwa. Bogatszej części w nowych samochodach oczywiście nie dotyczy. Nie rozumiem zasadności wyłączenia kleru i ich samochodów.

12.29.24 0:23:39 Obwarzanek wokół rynku głównego hotele na terenie SCT, Błonia krakowskie, galerie handlowe, szpitale, parkingi park and ride na terenie całego Krakowa , euro3 dla benzyny i euro4 dla diesla. dojeżdżam codziennie do pracy prawie 40km, po wprowadzeniu strefy grozi mi bezrobocie bo nie stać mnie na nowy samochód a godziny mojej 
pracy i lokalizacja uniemożliwiają mi pozostawienie auta na parkingu park and ride.

nie mam zdania w tym temacie w jaki sposób opłaty przyczynilyby się do polepszenia powietrza w Krakowie ? czym różni się auto nie mogące wjechać do SCT OD Tego samego auta które wniesie opłatę za wjazd i może do niego 
wjechac skoro wielkość emisji jest taka sama.

osoby spoza Krakowa dojeżdżające do pracy w Krakowie

12.29.24 0:29:32 Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.     Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale 
źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.

 Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, gdy 
nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd 
techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów nabytych 
przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda. Nieważne czy za 5 czy za 50 lat.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych 
gazem ziemnym i wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły 
wjeżdżać do stref), które – biorąc pod uwagę proces ich produkcji, eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw 
kopalnych) i utylizacji – wcale nie są przyjazne dla środowiska.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

12.29.24 0:59:07
Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale 
źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, gdy 
nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd 
techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów nabytych 
przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych 
gazem ziemnym i wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły 
wjeżdżać do stref), które – biorąc pod uwagę proces ich produkcji, eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw 
kopalnych) i utylizacji – wcale nie są przyjazne dla środowiska.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

12.29.24 1:01:19 Tylko aleje   Należy rozłożyć powiększanie strefy na kilka lat Mam auto diesel euro 5. Które ma 10 lat u kilka miesięcy. Regularnie serwisowane i nie stać mnie na wymianę Te 5 lat to powinien być czas dla wszystkich. Nie tylko mieszkańców. Dojeżdżam do pracy 30 minut i następnie parkuje dlaczego więc mam płacić za cały dzień ?
12.29.24 1:15:36 Zapoznałem się z nową propozycją SCT w Krakowie uważam że powinna ona obowiązywać tylko w centrum Krakowa. Na terenie całego miasta powinna obowiązywać od roku 2030r. SCT na całym obszarze miasta to strasznie zły pomysł ponieważ nawet nie ma możliwości skorzystać z komunikacji miejskiej. Najpierw 

trzeba dojechać do parkingu i przesiąść się na komunikacje miejską. Dlatego maksymalny obszar SCT powinien obowiązywać do 
parkingów Park&Ride. Teraz SCT powinien być tylko w Centrum miasta.

Proponowany rocznik 2014 dla samochodów Diesla jest z kosmosu ile ludzi może sobie pozwolić na 11 letni samochód. Uważam że wymogi Euro 3 - 4 to są maksymalne wymogi dla 
samochodów. Nie jesteśmy jakimś bogatym państwem i nie każdy ma możliwość kupna nowego samochodu za 60-70 tyś aby spełnić wymogi SCT aby dojechać do pracy. Pozostaje tylko 
brać kredyt na nowe auto aby mieć możliwość dojazdu do pracy(chory system). Auta które kosztowały po 30 tyś teraz stracą na wartości praktycznie do 0. 

Uważam że okres wyłączenia powinien być dla wszystkich i dopiero w 2030r powinie 
obowiązywać te wymogi.

Uważam to za dobre rozwiązanie. Ale wymogi dotyczące SCT powinny zostać obniżone Uważam że ta lista powinna obowiązywać wszystkich. Totalnie nie rozumie podziału społecznego miedzy mieszkańcem Krakowa a 
przyjezdnym. To przyjezdni w dużej części to też byli mieszkańcy Krakowa którzy budują gospodarkę miasta po przez usługi/praca. 



12.29.24 5:13:36 Obszar pomiędzy Alejami Trzech Wieszczy, Kalwaryjską, Limanowskiego do Tandety, do Ronda Grzegórzeckiego, do  Ronda Mogilskiego, do Prandoty i Aleji 29 Listopada. Dla SCT w proponowanym wymiarze dojazd do placówek Służby Zdrowia między innymi Szpital Rydygiera, Narutowicza, Jana Pawła II, 
Żeromskiego, również dojazd do prywatnych ośrodków zdrowia. 

Dożywotni wjazd na teren całego miasta dla mieszkańców Krakowa posiadających zarejestrowany na siebie pojazd (oczywiście pod warunkiem posiadania przeglądu technicznego) przed 
dniem wejścia w życie obowiązywania SCT dla samochodów diesla norma Euro 4 lub 2005 rok produkcji oraz dla samochodów benzynowych norma Euro 3 lub 2000 rok produkcji. 
Dla osób z poza miasta dla samochodów diesla norma Euro 5 lub 2010 rok produkcji oraz dla samochodów benzynowych norma Euro 4 lub 2005 rok produkcji. 
Wprowadzenie kontroli w czasie przeglądów technicznych obecności filtra DPF. Wprowadzenie kar dla warsztatów wycinających filtry DPF. Są Osoby, które mają świeże samochody i 
usunięte filtry cząstek stałych oraz wyprogramowane Ad Blue pomimo fizycznej obecności systemu, który nie działa i zanieczyszczają środowisko bardziej niż ktoś ze sprawnym dieslem z 
normą Euro 4. 

Dożywotni wjazd na teren całego miasta dla mieszkańców Krakowa posiadających 
zarejestrowany na siebie pojazd (oczywiście pod warunkiem posiadania przeglądu 
technicznego) przed dniem wejścia w życie obowiązywania SCT dla samochodów diesla 
norma Euro 4 lub 2005 rok produkcji oraz dla samochodów benzynowych norma Euro 3 
lub 2000 rok produkcji. 

Powinna istnieć możliwość dla mieszkańców jak również osób z poza granic miasta wykupienia wjazdu do strefy SCT dla aut nie spełniających norm emisji spalin za kwotę około 100 pln dziennego 
biletu wjazdu. Wiele osób będzie miało możliwość dojechać w razie potrzeby do ważnych dla szeroko pojętego bezpieczeństwa Obywateli miejsc. Dodatkowo Osoby mieszkające na terenie Krakowa 
posiadające samochód nazwijmy to wyprawowy lub wakacyjny, a nie zakwalifikowany jako samochód specjalny lub zabytkowy, jednocześnie nie używany do jazdy po mieście na co dzień, będą 
mogły po wniesieniu opłaty pojechać z dziećmi na wakacje lub weekend w górach. 

Osoby mieszkające na terenie Krakowa posiadające samochód nazwijmy to wyprawowy lub wakacyjny, a nie zakwalifikowany jako 
samochód specjalny lub zabytkowy, jednocześnie nie używany do jazdy po mieście na co dzień, przykładem mogą być samochody 
terenowe lub starsze busy czy też vany używane niejednokrotnie jako holowniki przyczep kempingowych przez rodziny z dziećmi do 
wyjazdów urlopowych poza miasto. Auta te to bardzo często diesle z przed 2010 roku. Są znacznie bardziej ekonomiczne i niezawodne niż 
podobne auta benzynowe, często palą ponad dwa razy mniej paliwa na 100 kilometrów niż benzyniaki. Uważam, że należy pozostawić 
możliwość korzystania z tych samochodów nawet po wniesieniu opłaty za możliwość wyjazdu i powrotu pod adres zameldowania. 
Pozostaje pytanie o samochody należące do ekip budowlanych działających na terenie Krakowa, a zarejestrowanych poza miastem. To 
bardzo często samochody dostawcze z okresu po 2000 roku, pozostaje pytanie jak ten sektor to udźwignie i jak konieczność wymiany aut 
odbije się na już i tak zatrważająco drogim rynku nieruchomości w Krakowie? Na pewno wzrost cen wykończenia mieszkań nie poprawi 
niżu demograficznego. W perspektywie czasu taki rezultat może się odbić czkawką w postaci ucieczki młodych małżeństw poza miasta 
objęte SCT w całej Polsce. 

12.29.24 6:51:00 Strefa powinna być na terenie całego miasta z pozostawieniem koniecznych korytarzy komunikacyjnych - np. dojazd do szpitali. Tak, zdecydowanie. Pytanie, czy możemy też zaplanować kolejne parkingi park&ride we współpracy z gminami ościennymi Standardy emisyjne zostawiam fachowcom - ja wiem, że gdy w Krakowie jest smog strasznie kaszlę, co z wiekiem się nasila. Oczywiście nie mam jeszcze badań ale zbieżność zaskakująca. Może ludzie, którzy tracą zdrowie z powodu smogu powinni zacząć skarżyć samorządy i 
rząd za uszczerbek na zdrowiu? Rozumiem argumenty ekonomiczne, sama mam 10 letni 
samochód (benzyna). Ale choroby powodowane smogiem to też wydatki, nie tylko 
ponoszone przez przez bezpośrednio indywidualnych mieszkańców ale także i pośrednio - 
 leczenie, chorobowe, renty 

Więc ja żałuję, że strefa nie weszła w życie zgodnie z pierwotnym założeniem. Była 
wyznaczona data zarejestrowania samochodu - przed 1 marca 2023 r - które były by 
łagodniej traktowane. Takie podejście wydaje mi się ok. To znaczy - te samochody, który 
zostały zakupione wcześniej mogą się poruszać po mieście (bez możliwości 
przerejestrowania) prowadzony przez właściciela. W każdym innym przypadku - wysokie 
kary. A wiadomo, ilu samochodów te stare przepisy by dotyczyły?

Nie ma ma w nim pewnej sprzeczności - jeżeli ktoś z powodów ekonomicznych ma 30 letnie auto to jak będzie płacił po 500 zł za wjazd. Chociaż może kwota równoważy ewentualny kredyt na zakup 
nowszego pojazdu. Nie mam zdania.

Punkt 4 drugiego załącznika do uchwały - indywidualnych ludzi chcemy zmobilizować do wymiany samochodów a instytucji i organizacji 
pozarządowych i kościelnych osób prawnych nie? Moim zdaniem to nie fair. Albo wszyscy albo nikt. Rozumiem wyłączenie pojazdów osób 
prywatnych jeżeli wymiana samochodu jest spowodowana przyczynami ekonomicznymi, ale instytucje nie. Co do organizacji 
pozarządowych - zastanowiłabym się nad tymi, które np. wożą osoby z niepełnosprawnościami. Nie wiem tylko, czy takowe mogą się 
starać o dofinansowanie zakupu ze środków PEFRONu lub innej instytucji czy funduszu celowanego.

od dnia 1 lipca 2025 r. do 30 czerwca 2028 r., zgłoszone do Prezydenta m. Krakowa
zgodnie z zasadami określonymi w zał. nr 3. do Uchwały przed dniem kontroli
uprawnienia, pojazdów
- będące własnością sądów i prokuratur wszystkich szczebli,
- pojazdy będące własnością ministerstw, urzędu wojewódzkiego i organów administracji
zespolonej,
- pojazdy Kancelarii Prezydenta RP,
- pojazdy organizacji pozarządowych z siedzibą na terenie Krakowa, których celem
statutowym jest działalność naukowa, naukowo-techniczna, oświatowa, w tym również
polegająca na kształceniu studentów, kulturalna, w zakresie kultury fizycznej i sportu,
ochrony środowiska, wspierania inicjatyw społecznych na rzecz budowy dróg i sieci
telekomunikacyjnej na wsi oraz zaopatrzenia wsi w wodę, dobroczynności, ochrony
zdrowia i pomocy społecznej, rehabilitacji zawodowej i społecznej inwalidów,
- pojazdy kościelnych osób prawnych. 

12.29.24 6:56:48 Strefa czystego transportu powinna zostać zlikwidowana Ten obszar powinien zostać zwiekszony na caky obszar miasta Krakowa by móc swobodnie się poruszac Standardy dotyczące sct powinny być zniesione by każdy samochód mógł poruszać się po miescie Oczywiście że powinno zostać zmienione i okres wyłączenia powinien być nieskonczony Jest to niedopuszczalne żeby miasto zarabiało na mieszkańcach którzy nie mają funduszy by kupić nowe auto spełniające te bezsensowne wymogi. Każdy ma prawo do wolności więc to rozwiązanie 
jest absurdalne i do wyrzucenia.

Każdy samochód który spełnia swoje normy emisji powinien mieć możliwość pełnego wjazdu do miasta kiedy się chce. Jeśli taki samochód 
przekracza swoją normę to oczywiście nie powinien miec przegladu technicznego i nie powinien się poruszać dopoki nie zostanie 
naprawiony. 

12.29.24 8:56:35 Od północy linia kolejowa Mydlniki - Batowice, od południa A4, od zachodu A4 oraz Ola, Rzepichy,od wschodu S7 i Ujastek P+R Kurdwanów, Mydlniki, Bieżanów, Mały Płaszów. Należy wprowadzić minimalny wiek pojazdu na rok 2011 i Euro 5 dla benzynowych odII etapu.

Wynika to z naturalnego procesu wymiany pojazdów i w roku 2030 będzie mało samochodów ponad 19- letnich.

Norma Euro 5 jest bardziej rygorystyczna i pomogła usunąć PM10.

Należy dodać opłaty emisyjne przez pierwsze 3 lata dla mieszkańców Krakowa. Kwota 20-
50 zł miesięcznie.

Dobry pomysł. Należy te środki zapisać jako przekazane na komunikację miejską z jednoczesnym zablokowaniem podwyżki cen biletów komunikacji miejskiej. Należy ograniczyć wydawanie żółtych tabli.

12.29.24 9:21:04 Wyłącznie wewnątrz drugiej obwodnicy To jest nie do zaakceptowania. W obecnej propozycji strefa jwst za duża a wyjątki nie obejmują wszystkich urzędów, sądów i innych 
instytucji. 

Wystarczy euro3 Ten okres jest za krótki. Tysiace ludzi z osciennych gmin wjezdzaja do Krakowa do pracy. 
Ten peojekt to morderstwo ekonomii miasta. 

Powinny byc wyłączone też pojazdy nalezace do mieszkańców gmin osciennych 

12.29.24 9:33:50 Witam. Uważam że obszar jest zbyt duży. Powinien dotyczyć ścisłego centrum tylko. Witam. A co z obszarem placu targowego Rybitwy, Imbramowski, Bienczyce, Kleparz itp.? Na obszarach tych handluje bardzo dużo 
rolników z powiatu , którzy nie będą mogli dojechać sprzedać swoje produkty. Ludzi nie stać na proponowane opłaty.

Witam. Odnośnie diesla. Powinny zostać dopuszczone też auta z euro 5, których emisja spalin jest na zadowalającym poziomie. Bardzo dużo ludzi posiada takie auta, a zmiana na euro 6 
niestety kosztuje sporo.

Witam. Wyłączenie to powinno też dotyczyć mieszkańców powiatu. Czy mieszkańcy 
powiatu są gorsi od mieszkańców Krakowa? Bardzo dużo osób dojeżdża do pracy z 
powiatu co ma wpływ na funkcjonowanie firm, a tym samym na odprowadzane podatki 
przez te firmy.

Witam. Czy po wniesieniu opłaty auto staje się ekologiczne? Jeśli nie, to albo zakaz całkowity lub zasady takie same dla wszystkich. Koszty życia idą w górę i dokładanie dodatkowych opłat 
spowoduje odpływ ludzi z powiatu do pracy poza Kraków co będzie miało wpływ na odprowadzane podatki. Czas do dostosowania się bez opłat do 2030 powinien dotyczyć też mieszkańców 
powiatu. Komunikacja miejska z powiatów nie jest na tyle rozwinięta żeby obsłużyć tak dużą ilość osób.

Witam. A co z mieszkańcami powiatu? Czemu spod zakazu są wyłączone też pojazdy służbowe instytucji rządowych? Czyżby nie było ich 
stać na zmianę na ekologiczne. W końcu używają pieniędzy z podatków obywateli. Proszę o równe zasady dla wszystkich.

############### Strefa powinna obejmować I Obwodnicę. Ten obszar jest zła propozycją. Powinno być przynajmniej 50 lat. Kolejne pokazanie że w Krakowie nie wszyscy są mile widziani. Jesteś biedny i nie stać Cie na nowsze auto - wypad z miasta. A bogatego człowieka takie bzdury jak normy emisji nie dotyczą. Może 
wjechać jakimś autem z silnikiem o pojemności 5l z normą euro1 już może wjechać. 

Strefa jest błędem. 

############### Niech dotyczy tylko płyty Rynku Głównego To straszne jak bardzo dużym wykluczeniem dla zwykłych ludzi ma być wprowadzenie tych stref. To segregacja społeczna. Uważam, że nie powinno się segregować i wykluczać ludzi ze względu na ich możliwości finansowe. Jestem za barkiem stref. Również mieszkańcy miast i wsi dojazdzajacy do Krakowa z okolicznych miast powinni 
mieć swobodny dojazd, nie utrudniony do miejsca pracy, lekarza, szkoły, uczelni. Jestem 
za nie wprowadzaniem stref.

Oceniam bardzo źle. To powoduje wykluczenie społeczne mieszkańców pobliskich gmin, których życie jest związane z Krakowem. Tak zwolnione powinny byc pojazdy osób, które mieszkają w pobliżu Krakowa i mają życie z nim związane czylo pracę, studia, lub szkołę.

############### Precz ze SCT!!! To nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska! Dlaczego w Polsce nie ma paliwa HVO czyli syntetycznego diesla? Precz ze SCT!!! Dlaczego w Polsce nie ma paliwa HVO czyli syntetycznego diesla? To jest rozwiązanie problemu. Precz z SCT!!! Wam nie chodzi o środowisko tylko o wpływy z opłat. Korzystam z auta ojca. Mam je teraz przerejestrować na siebie? A co w sytuacji kiedy nie jestem zameldowany w Krk, i w dowodzie 
rejestracyjnym mam inny adres , też dostanę adnotację w dowodzie? Precz z SCT!!!!

############### W mojej opinii jest to zdecydowanie zbyt długi okres przejściowy jako że o STC mówi się 
od dawna. Uporczywe poruszanie się pojazdem który truje mieszkańców nie powinno 
być dozwolone przez tak długi czas, ma to negatywne skutki zdrowotne dla dzieci i osób 
starszych. Należy z tym wreszcie skończyć.

Opłata powinna być na tyle wysoka żeby kategorycznie zniechęcać do wjeżdżania do miasta takimi pojazdami. Partykularne interesy gospodarcze małej grupy ludzi nie powinny być dozwolone 
kosztem zdrowia dużej grupy na terenach gęsto zaludnionych.

Nie rozumiem dlaczego ktoś kto posiada historyczny lub zabytkowy pojazd miałby mieć możliwość trucia innych ludzi z uwagi na swoje 
hobby. 

############### Że strefy czystego transportu wyłączone powinny być wszystkie Park'n'Ride w Krakowie Obszar jest zła propozycja. Należy wyłączyć ze strefy wszystkie Park'n'Ride Należy złagodzić limit dla pojazdów z silnikiem Diesla do normy Euro5/rok produkcji 2010 - norma ta gwarantuje bardzo niskie emisję, wszystkie samochody z tą norma są również 
seryjnie wyposażone w zaawansowane układy oczyszczania spalin (EGR, DPF)

Tak długie wyłączenie sprawi że strefa nie przyniesie żadnego efektu. Należy 
ograniczeniami objąć wszystkie pojazdy (spoza krakowa jak i mieszkańców) ale 
zaczynając od lagodnieszych ograniczen i stopniowego ich zaostrzania. Pozostawienie 
wyłączenia mieszkańców sprawi że mnóstwo pojazdow odpowiedzialnych za olbrzymią 
część zanieczyszczeń ciągle będzie się poruszać po Krakowie przez kolejne 5 lat.

Jest to rozwiązanie wykluczające i dyskryminujące, szczególnie osoby mieszkające przy granicy Krakowa. Należy wprowadzić niższe normy emisji dla osób pracujących w Krakowie na okres 
przejściowy.

Całkowite wyłączenie mieszkańców sprawia że strefa nie ma żadnego sensu.

Należy wprowadzić przejściowy wyjątek dla osób nie mieszkających ale pracujących w Krakowie.

############### Tak, obszar jest zdecydowanie za duży. Po ograniczeniu obszaru do ścisłego centrum nie będzie to potrzebne. Są bardzo restrykcyjnie. Niemcy mieli wymagania dla diesla z normą minimum Euro 4 i benzyny z Euro 1 i rezygnują z tego typu stref, bo nic nie wnoszą.

"Heidelberg, Karlsruhe, Pfinztal, Schramberg i nie jest to jeszcze koniec, bo od maja dołączą kolejne miasta. Od 1 marca mogą wjeżdżać do nich nawet starsze pojazdy, nawet te stare, 
trujące diesle."

W Krakowie, tylko jedna stacja za 2023 rok odnotowała przekroczenie 40 ug dwutlenku 
azotu.
Warto zaczekać na dane z 2024.
Jeśli chcecie wprowadzać ograniczenia to TYLKO dla nowo zarejestrowanych pojazdów.
Jeśli data ostatniej rejestracji jest przed datą wejścia uchwały to ograniczania nie 
powinny go dotyczyć bez względu czy mieszka w Krakowie czy poza miastem.

Jeśli chcecie wprowadzać ograniczenia to TYLKO dla nowo zarejestrowanych pojazdów.
Jeśli data ostatniej rejestracji jest przed datą wejścia uchwały to ograniczania nie powinny go dotyczyć bez względu czy mieszka w Krakowie czy poza miastem.

Jeśli chcecie wprowadzać ograniczenia to TYLKO dla nowo zarejestrowanych pojazdów.
Jeśli data ostatniej rejestracji jest przed datą wejścia uchwały to ograniczania nie powinny go dotyczyć bez względu czy mieszka w Krakowie 
czy poza miastem.

############### Do granic nie mam uwag Tak, dojazd do pewnych miejsc powinien być udostępniony, do szpitala i wszystkich parkingów Park and Ride Jeśli dla samochodów benzynowych ma obowiązywać Euro 4 lub rocznik minimum 2005 od 2030 r., to okres przejściowy dla starszych samochodów lub z mniejszym Euro powinien być 
wprowadzony później niż lipiec 2025r. Półroczny okres to nieduży termin, można go przedłużyć np. do końca 2026 r.

Tak, dla mieszkańców okres 5 lat jest w porządku. Pomysł dobry, jeśli nie będą wyłączone ze strefy wszystkie parkingi Park and Ride Nie mam zdania

############### Granice Strefy nie powinny obejmować całego obszaru Miasta Krakowa - takie rozwiązanie jest nieproporcjonalne do celów ustanowienia Strefy, a nadto z dużym prawdopodobieństwem może prowadzić do 
wykluczenia komunikacyjnego osób, których nie będzie stać na zakup pojazdu spełniającego wymagania Strefy (m.in. emerytów, osób o niskim dochodzie, rodzin wielodzietnych, studentów).

Mając na względzie powyższe i cel wprowadzenia Strefy, za wystarczające uznać należy objęcie Strefą ścisłego centrum (Stare Miasto) oraz Kazimierza i części Podgórza. Rejony te mają bardzo dobrze 
rozwinięty transport publiczny, co stanowi realną alternatywę dla poruszania się pojazdami prywatnymi.

Ponadto, na jakość powietrza ma wpływ tzw. "obwarzanek krakowski", czyli otaczające Kraków, położone wyżej miejscowości. Bez wyeliminowania zanieczyszczeń powietrza w tych miejscowościach (leżących 
poza granicami Miasta Krakowa, a tym bardziej Strefy) jakość powietrza w Krakowie nie ulegnie istotnej poprawie.

Wszystkie dojazdy do parkingów "Park and Ride" powinny został wyłączone ze Strefy (przy założeniu, że zostanie utrzymany 
nieproporcjonalnie duży obszar Strefy, tj. będzie ona obejmować cały obszar Miasta Krakowa).

Punktem odniesienia powinien być wyłącznie standard emisji Euro (bez względu na rok produkcji), ponieważ to ten parametr decyduje o poziomie emisji.

Ponadto, brak jest podstaw dla określenia od czerwca 2030 r. dla silników diesla standardu emisji Euro 6dT. Należy zauważyć, że normy Euro 6c-6d mają te same parametry emisji CO2, 
węglowodorów, tlenku azotu, a różnice w oznaczeniu wynikają wyłącznie z daty produkcji pojazdu.

Powyższe standardy od normy Euro 6 odróżnia wyłącznie parametr dot. masy cząsteczek stałych [PM], tj. dla Euro 6 jest to 0,005 g/km, a dla standardów Euro 6c-6d jest to 0,0045 g/km. 
Pozostałe parametry są identyczne.

W rezultacie, za wystarczające należy uznać wprowadzenie dla silników diesla standardu Euro 6. Takie rozwiązanie nie tylko będzie wpisywało się w cel Strefy, ale również pozwoli na 
uniknięcie wykluczenia komunikacyjnego osób, które nie będą mogły zakupić pojazdu spełniającego wymagania Strefy. 

Oprócz ww. wyłączenia należy wprowadzić dodatkowe wyłączenie o charakterze 
podmiotowym, tj. spod wymogów Strefy powinni zostać wyłączeni mieszkańcy Krakowa 
będący emerytami, osobami o niskich dochodach. Można dodatkowo rozważyć 
preferencje dla posiadaczy Karty Dużej Rodziny.

Przede wszystkim upoważnienie ustawowe zawarte w art. 39 ust. 7 ustawy o elektromobilności dopuszcza pobranie opłaty godzinowej lub miesięcznej, zatem wprowadzenie opłaty dziennej może 
zostać uznane za przekroczenie upoważnienia ustawowego.

Ponadto, doświadczenie pokazuje, że to właśnie pojazdy mieszkańców miejscowości leżących poza granicami Miasta Krakowa najczęściej poruszają się po Krakowie własnym transportem. Stąd też 
proponowane rozwiązanie wydaje się być niezgodne z celem Strefy, a z całą pewnością możliwość uiszczenia opłaty nie powinna dotyczyć wjazdu do centrum Krakowa (Stare Miasto, Kazimierz).

Wyjątki od zakazu wjazdu do Strefy powinny zostać uzupełnione o pojazdy zakupione przed dniem wejścia w życie uchwały przez 
mieszkańców Krakowa, będących emerytami, osobami o niższych dochodach. Warte rozważenia jest dodanie do wyjątków mieszkańców 
Krakowa, będących posiadaczami Karty Dużej Rodziny.

Ponadto, brak jest jakichkolwiek podstaw dla objęcia wyjątkiem pojazdów należących do kościelnych osób prawnych. Kościelne osoby 
prawne powinny podlegać takim samym regulacjom, jak pozostali uczestnicy ruchu drogowego.

Nie można również pominąć, że proponowane brzmienie uchwały powoduje, że wszystkie zgłoszone w odpowiednim trybie pojazdy 
kościelnych osób prawnych mogą zostać wyłączone z obostrzeń Strefy, tj. również pojazdy tych podmiotów, które nie są zarejestrowane w 
Krakowie. 

############### SCT tylko na Rynku Głównym! Dopóki nie nastąpi poprawa w transporcie publicznym w Krakowie (choć jedna linia metra; nie wyłączanie linii autobusowych i 
tramwajowych w okresie świątecznym i wakacyjnym tak jakby nikt już nie musiał do pracy jeździć), to jeśli już ma być SCT, to jedynie 
w ścisłym centrum Krakowa jak Rynek Główny.

Nie mam żadnych propozycji (oprócz powyższych), bo cały pomysł wprowadzenia SCT uważam za idiotyczny i ingerujący w wolności obywatelskie. Od dopuszczania pojazdów do ruchu są 
normy określone w prawie drogowym i stacje kontroli pojazdów przeprowadzające badania techniczne i dopuszczające (albo nie) pojazdy do ruchu

Jest to za krótki czas, a jeśli kiedykolwiek to powinno zostać uruchomione, to dopiero po 
uruchomieniu pierwszej linii metra (czyli NIGDY!)

Idiotyzm i kolejny sposób na okradanie mieszkańców. Wszyscy mieszkańcy powinni zostać wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak mamy do pracy dojeżdżać i na podatki da was, darmozjady, zarabiać?

############### Strefa, jeśli już powinna obowiązywać w granicach pierwszej obwodnicy tj. Stare Miasto. Nie należy wykluczać mało zamożnych obywateli, którzy i tak rzadko jeżdżą swoimi leciwymi pojazdami. Te pojazdy w 
naturalny sposób za kilka lat znikną z ulic. Pieniądze, które utopi miasto na obsługę strefy w tak dużym rozmiarze może lepiej przeznaczyć na nasadzenia drzew lub stworzenie kilku parków w tej bezkresnej 
betonozie.

I kto to będzie skutecznie egzekwował. Kolejne miliony utopimy w błoto. Lepiej tworzyć parki i sadzić drzewa. Za kilka lat problem sam 
się rozwiąże jak kiedyś było z silnikami dwusuwowymi.

############### Pojazdy zabytkowe nie powinny podlegać wymogowi obecności w pojeździe właściciela podczas poruszania się po SCT. Wymóg ten oznacza 
m.in., że na terenie Krakowa mechanik nie może wykonać jazdy próbnej po naprawie takiego samochodu bez obecności właściciela. Jest to 
ograniczenie uciążliwe dla właścicieli pojazdów zabytkowych, a jego wpływ na jakość powietrza w Krakowie jest z pewnością niezauważalny 
w jakikolwiek sposób i po prostu nieistotny. Generalnie, podczas wprowadzania regulacji miasto powinno unikać przepisów jednocześnie 
uciążliwych i nie mających zauważalnych pozytywnych skutków.

############### Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############### Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Granica w  obwodzie ścisłego centrum starego miasta. Wszelkie ograniczenia powinny dotyczyć całego kraju a nie tylko naszego miasta. To godzi w konstytucyjne równe prawa dla każdego mieszkańca kraju. Dla Krakowa najbardziej szkodliwe 
są gminny ościenne gdzie nie ma żadnych zakazów bądź nie są respektowane a całe zanieczyszczenia schodzą w dół do Krakowa.

Zakaz posiadania takiego auta powinien dotyczyć ewentualnie mieszkańców ścisłego 
centrum Krakowa. Mieszkańcy spoza miasta i tak wjeżdżają i będą wjeżdżać do miasta 
które notabene nie ma żadnych parkingów p+r od strony Nowej Huty 

############### Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, 
Polska jest za biedna na więcej

Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############### Uważam, że w przypadku mieszkańców Krakowa wymogi SCT powinny dotyczyć tylko 
nowo rejestrowanych pojazdów. 5 letni okres wyłączenia to na pewno krok w dobrym 
kierunku. Natomiast jest wielu mieszkańców Krakowa, którzy jeżdżą wieloletnimi 
pojazdami bo na nowsze ich po prostu nie stać. Obawiam się, że dla wielu z nich okres 5 
lat może nie wystarczyć aby zgromadzić odpowiednie środki na wymianę auta na takie, 
które spełniać będzie wymogi SCT. Natomiast z czasem te auta będą siłą rzeczy 
wymieniane więc wprowadzenie tych wymogów dla nowo rejestrowanych pojazdów 
wydaje się logicznym rozwiązaniem.

To bardzo dobry pomysł. Na pewno pojazdy emerytów oraz rencistów  powinni być dopuszczone do poruszania się w SCT niezależnie od ich roku produkcji czy 
normy. 

############### Nie zgadzam się, aby po opłacie mogły wjechać. Żadna grupa nie powinna mieć ugl, ale po 5 latach powinny być dopłaty do nowych samochodów (ale tylko dla tych którzy w ciągu tych 5 
lat nie kupili auta które nie będzie spełniać norm, tylko mieli je juz wcześniej.

############### Centrum miasta - stare miasto Diesl euro 4
############### Strefa czystego transportu wprowadza podziały w społeczeństwie, szczególnie w kontekście różnic majątkowych, które stają się bardziej widoczne i odczuwalne, takie regulacje mogą wywoływać konflikty i 

poczucie niesprawiedliwości.
Ograniczenie wjazdu nie jest związane ze stanem technicznym czy faktycznym wpływem danego auta na środowisko, lecz wyłącznie z 
wiekiem pojazdu i jego emisją. Dla osoby, która nie ma możliwości wymiany auta, może to być postrzegane jako dyskryminacja 
ekonomiczna.

Nie ma to nic wspólnego z ekologią według tych zaleceń diesel o pojemności 6 litrów ale z 2014 wjedzie do miasta, ale już stary bo z 2002 roku o pojemności 1litra już nie. Pytanie który 
silnik generuje więcej zanieczyszczeń? 

############### zapoznałam się i uważam ją za absolutnie niedopuszczalną na planowanym obszarze - powinna tak jak dawniej strefy ograniczonego ruchu obejmować ścisłe Centrum Krakowa - w obrębie Plant (z dojazdem 
pod Teatr Słowackiego) choć już niekoniecznie na kościelny parking na tyłach UM

do udziału w ankiecie skłoniła mnie wypowiedź Ekologów o tym, że o strefie mówi się od dawna a więc mieszkańcy już dawno mogli 
kupować ekologiczne auta i nie ma powodu aby do szpitali miały dojazd te starsze. Proszę Państwa! przecież to jest jakieś szaleństwo - 
do szpitali i innych instytucji dojeżdżają mieszkańcy z całego województwa, trudno oczekiwać że wszyscy zmienią samochody bo 
komuś tak wpadło do głowy! Po drogach naszego miasta i województwa jeżdżą tylko auta które spełniały normy w chwili w której były 
rejestrowane i corocznie przechodzą przeglądy rejestracyjne! A już sam projekt dyskutowany od lat miał nas zmusić do zmiany aut - 
przecież nawet teraz ten projekt się ciągle zmienia i gdybym w tym roku kupiła auto spełniające wymogi poprzedniej uchwały to by się 
okazało, że niekoniecznie spełnia ono wymogi aktualnego projektu! Nie można igrać z życiem ludzi w taki sposób, to nie jest kółko 
dyskusyjne tylko setki tysięcy ludzi, którzy jakby ich było stać zmieniliby auta na nowe bez nakazu ustawowego! 

Przeanalizowałam te różne wymogi i uważam ,że dla aut z silnikiem benzynowym powinien być decydujący katalizator (norma euro 2) a dla aut z silnikiem diesla filtr cząsteczek (norma 
euro 4)

Przytoczę wcześniejszą odpowiedź - gdyby ludzi było stać na nowe auta to by nimi już od 
dawna jeździli, auta robią się coraz droższe, nowe auta nie tylko są drogie w zakupie ale 
skomplikowane, ich utrzymanie kosztuje dużo więcej - trudno oczekiwać że ludzie 
zmienią auta w ciągu 5 lat bo tak wymyśli grono ekologów - to też zresztą nie jest 
ekologiczne tak krótko używać coś co jeszcze jest dobre - uważam że minimum powinno 
to być 10 lat i koniecznie osoby na emeryturze powinny być wyłączone z tego obowiązku 
w ogóle!

Może być jakaś drobna opłata - to na pewno pomoże rozwiązać problem osób spoza Krakowa - ale znowu, kwoty zaproponowane w projekcie są z kosmosu - jak kogoś nie stać na nowe auta to nie 
stać go aby płacić 500 zł miesięcznie na wjazd do miasta - ustalcie symboliczną opłatę a lepiej niech ludzie składają na nowe auta zamiast płacić kary za wjazd

koniecznie należy wyłączyć ludzi starszych (emerytura lub renta powinna być decydująca) - niech sobie w spokoju żyją i jeżdżą swoimi 
autami.
oburza mnie wyłączenie instytucji publicznych a już najbardziej robienie wyjątku dla kościoła, który ma masę pieniędzy i może sobie 
najprędzej pozwolić na nowe samochody - zresztą chyba i tak nimi jeżdżą! 
oczywiście strefa nie może dotknąć inwalidów i osób opiekujących się inwalidami - w szczególności rodziców z niepełnosprawnymi dziećmi, 
oni wszyscy i tak z trudem wiążą koniec z końcem!!!

############### tak SCT powinna być ograniczona do centrum Starego Miasta (w granicach Plant) oraz centrum Starego Kazimierza Wszystkie instytucje publiczne które są poza centrum Starego Miasta i centrum Starego Kazimierza powinny być dostępne. Proszę 
pamiętać że Kraków to nie tylko jego mieszkańcy ale także instytucje obsługujące całą Małopolskę. Skoro mamy wyliczać: wszystkie 
szpitale, przychodnie (w szczególności przychodnie specjalistyczne), dworce kolejowe i autobusowe, jednostki urzędu miasta, 
starostwa, województwa, jednostki policji i prokuratury, sądy, muzea, szkoły wyższe, radio, telewizja, obiekty sportowe i obiekty 
kultury (teatry, centra konferencyjne i wystawowe, opera, filharmonia). 

EURO1 dla aut benzynowych
EURO4 dla diesli
Uwaga do projektu - absolutnie bez sensu jest różnicowanie diesli w ramach normy EURO6 i wykluczanie aut które spełniają najnowszą aktualnie normę EURO6 wedle kryterium 
rocznika/metody pomiarowej wprowadzonej w ramach normy EURO6. 

Uważam że to za krótki okres - 5 lat to okres leasingu firmowego, dla osób prywatnych 
rzadko jest to normalny okres eksploatacji auta (szczególnie biorąc pod uwagę rosnące 
ceny zakupu) - proponuję 10 letni okres przejściowy 

pozytywnie - rozwiązuje to pewne problemy Wyjątek dotyczący zabytków jest skonstruowany wadliwie - nie powinno być ograniczenia 50 dni, wyłączenie powinno być bezterminowe 
(proszę zwrócić uwagę że krakowski Konserwator od 1.01.2025, prawdopodobnie z uwagi na SCT ponownie zaostrza kryteria dla aut 
zabytkowych, aktualnie do 40 lat!), wyłączenie nie powinno być uzależnione od obecności osoby właściciela w aucie (utrudnia to przejazdy 
zabytkami np. rodzinie właściciela, mechanikowi itp.), nie ma sensu procedura zatwierdzania aut 40 letnich i starszych oraz aut 
zarejestrowanych przez UMK (te dane wynikają z CEPiK, jest to dublowanie pracy już wykonannej).

############### tak, należy ją ograniczyć ulicami Św. Idziego, Podzamcze a następnie dookoła Starego Miasta Plantami. Do tego strefa na Kazimierzu - św. Wawrzyńca-Bożego Ciała-Meiselsa-Warszauera-Miodowa-Starowiślna-
Dajwór

W przypadku ograniczenia obszaru SCT zgodnie z pkt.1 taki problem nie wystąpi, w przypadku objęcia całego miasta powinien być 
wyłączony dojazd do wszystkich instytucji w mieście (szpitale, przychodnie, urzędy, sądy, prokuratury, jednostki policji i wojska, 
obiekty kultury, obiekty sportowe oraz duże galerie handlowe i place targowe), dojazd powinien być zapewniony paroma 
alternatywnymi ulicami z każdej strony miasta. 

Auta benzynowe - EURO1
Diesle - EURO4

Konieczny jest dłuższy okres - co najmniej 10 lat. Pozytywne rozwiązanie ale opłaty należy obniżyć co najmniej 2x Bezterminowo należy wyłączyć auta historyczne (w wieku 40 lat lub więcej, auta wpisane do ewidencji oraz auta w wieku lat 25 i więcej z 
opinią rzeczoznawcy). Należy zlikwidować wymóg obecności w aucie właściciela (proszę pamiętać o wypożyczalniach aut klasycznych które 
działają w Krakowie i okolicach). 
Nie przeganiajcie Państwo historycznych aut z zabytkowego miasta! Tutaj jest ich miejsce, one nie jeżdżą w zimie kiedy jest 
zanieczyszczenie największe!!!

############### tak, strefa tylko obejmująca Stare Miasto Turystka i odwiedzający Kraków zostawiają tu środki, dzięki którym funkcjonuje wiele MŚP.- pozbawicie ich dochodu i Miasto 
podatków

Wasze propozycje to utopia , jakie standardy EURO spełniają samoloty  lądujące na Balicach, ? co z seniorami  , mniej zamożnymi mieszkańcami, naruszacie KONSTYTUCJĘ Naruszenie KONSTYTUCJI Po pięciu latach mam sprzedać mój samochód, kupi mi Miasto nowy, Naruszacie moje prawo własności

############### powinna obejmować cały Kraków w granicach administracyjnych. Nie ma Krakowa "A" i "B".  Jeżeli zamysł strefy to poprawa jakości powietrza w mieście,  to niespelniajace wymogów pojazdy trzeba zatrzymać 
na rogatkach miasta.  Analogicznie z kopciuchami - cały Kraków  bez wyjątków 

Okees jest zbyt długi.  Wyłączenie na rok jest wystarczające. Uchwała antysmogowa 
wymagała szybszej wymiany źródeł ogrzewania -tu nie ma po co zwlekać 

Wprowadzić tylko opłaty godzinowe,  aby działało to na zasadzie wyjątku,  a nie wykupywania sobie wyjęcia spod zasad na kolejne miesiące Usunąć jakiekolwiek przywileje dla stowarzyszen i związków wyznaniowych. Kampery i samochody historyczne tylko za opłatą lub max 14 
dni w roku. Motocykle spalinowe i inne pojazdy (quady) na identycznych zasadach jak samochody osobowe - czy one nie trują???

############### Uważam, że przedłużenie czasu na dostosowanie pojazdów do nowych dla mieszkańców Krakowa powinno być rozszerzone na mieszkańców gmin ościennych, gdyż wielu z nich musi 
dojeżdżać do pracy autem.

Powinno być poszerzone na mieszkańców gmin ościennych. Nie zgadzam się z tym. Jak ktoś płaci to dalej zanieczyszcza powietrze,

############### Centrum miasta ulice otaczające rynek główny Rok produkcji samochód powinien być obniżony do  2010 Oczywiście co z ludźmi którzy z gmin ościennych codziennie dojeżdżają do pracy do 
Krakowa 

To jest nic jak okradanie ludzi którzy uczciwie pracują i muszą dojechać codziennie do pracy A co z ludźmi którzy pracuję za najniższą krajową i nie stać ich na nowy samochód jak zwykle uderzają w najbiedniejszych 

############### Powinna obejmować całe miasto z wyłączeniem autostrad, dróg ekspresowych oraz ulic Wielickiej, 29 listopada, Brzeskiej i dróg krajowych 79 i 94. Szpital Rydygiera, Urząd Skarbowy Kraków Nowa Huta, Szpital Żeromskiego są blisko terenów wolnych od SCT. Norma co najmniej Euro 2 dla samochodów na LPG i EURO 3 dla samochodów na benzynę jest odpowiednia. Samochody diesla są droższe w zakupie, więc stanowią mniejszy problem 
społeczny. Ustanowienie normy Euro 4 dla samochodów benzynowych i LPG pozbawi możliwości posiadania sprawnego technicznie samochodu wszystkich zarabiających poniżej 8000 
tysięcy brutto, a więc większość. Ludzie ci zamiast zadbać o zdrowie wezmą kredyty w bankach i będą pracować na dwóch etatach na raty. Ustanowienie normy Euro 4 zmusi część 
mieszkańców do zakupu dużych paliwożernych samochodów benzynowych  w złym stanie technicznym, które dla roczników od 2005 są wyraźnie tańsze w zakupie niż samochody 
mniejsze, oszczędniejsze i w lepszym stanie technicznym. Samochody spełniające normę EURO I i tak już w większości zgniły i stoją na poboczach więc usunięcie ich z krakowskich dróg 
zmniejszy przenikanie szkodliwych substancji do środowiska.   

Jeżeli ktoś płaci podatki w Krakowie, posiada tu mieszkanie na własność ale jest 
zameldowany  na wsi to nie jest mieszkańcem Krakowa, powinien się wynieść. Proponuję 
pozostać przy alternatywie wystarczy albo płacić podatki w Krakowie albo być w nim 
zameldowany na pobyt stały. Wydaje się, że okres przejściowy powinien wynosić 10 lat, 
gdyż na tyle jest przewidziana legalizacja instalacji LPG, która w decydującym stopniu 
zmniejsza emisję szkodliwych substancji do środowiska.  

30 letni T4 VW diesel po zapłaceniu 500 złotych  przestanie dymić? To absurd. Busy do Olkusza przestaną dymić celowo jadąc 30 km/h na II biegu. Jest to też dyskryminacja tych mieszkańców, 
którzy nie pracują w korporacjach lecz na przykład w sferze budżetowej i nie dostana dodatkowo 500 zł miesięcznie na opłatę. 

Czy po 50 dniach w roku pojazd zabytkowy przestaje być zabytkowy, co z nim zrobić potem? Proponuję wyłączyć z ograniczeń ochroniarzy, 
studentów ( te grupy się częściowo pokrywają) , nauczycieli i nauczycieli akademickich. 

############### Dlaczego pytanie zawiera niskich lotów socjotechniczną metodę o nazwie 'pozorny wybór'?
Więc nie wpisując się w pozorny wybór moja odpowiedź brzmi: nie utrzymać, nie zmienić a zlikwidować a raczej nie wprowadzać.

Wszystkie miejsca powinny być dostępne dla każdego. Każde inne rozwiązanie do dyskryminacja i niesprawiedliwość społeczna 
dodatkowo uderzająca w mniej zamożne osoby.

Wystarczy aby wprowadzić obowiązek badania spalin przy przeglądzie pojazdów i wszyscy truciciele zostaną wyeliminowani.
Obecne kryterium wieku i normy Euro jest skrajnie niesprawiedliwe. To że auto nie posiada danej normy Euro nie oznacza że jej nie spełnia, bo jak było produkowane to norma Euro w tej 
wersji jeszcze nie istniała więc nie może mieć jej wbitej w homologację. Ale to nie oznacza że jej nie spełnia!
Albo proszę się przyjrzeć niektórym busom przyjeżdżającym spoza Krakowa które jak ruszają z przystanku to zostawiają chmurę spalin i mimo tego że emitują więcej zanieczyszczeń to 
nadal będą mogły wjechać do Krakowa, bo są wyłączone z SCT. Podczas gdy ktoś posiadający stare auto, emitujące mało spalin, jeżdżący raz w tygodniu na zakupy nie będzie mógł tego 
zrobić! Znam też przypadek gdzie auto które nie spełni wymagań SCT jeździ raz w miesiącu i ta osoba ma się go pozbyć bo zatruwa powietrze? Czy to jest sprawiedliwe?
Istnieją badania mówiące o tym że bardziej się dba o środowisko poprzez długotrwałe użytkowanie pojazdów a nie wymianę ich na nowe, ale oczywiście wszystkie badania które nie 
potwierdzają założeń SCT nie są brane pod uwagę.

Jest to dyskryminowanie ludzi ze względu na miejsce zamieszkania, łamie to 
konstytucyjne prawo do swobody poruszania się. Do Krakowa powinny móc wjechać 
wszystkie samochody które przeszły przegląd techniczny.

Jako dyskryminujące ludzi ze względu na zamożność. To zazwyczaj biedniejsi ludzie mają starsze samochody, nałożenie na nich dodatkowej opłaty nie przyspieszy dla nich wymiany samochodu, a 
raczej opóźni.

Tak, powinno zostać uwzględnione całe społeczeństwo, dlaczego mają istnieć grupy bardziej uprzywilejowane, czy to jest sprawiedliwe 
społecznie?
Uważam że:
- chęć wprowadzenia SCT opiera się na błędnych założeniach, istnieją badania które mówią o tym że smog w Krakowie nie bierze się z 
transportu (czego dowiódł czas pandemi) a spływa z okolicznych miejscowości, ale niewygodne dla wprowadzenia SCT badania nie są brane 
pod uwagę,
- SCT jest wysoce niesprawiedliwa: osoba posiadająca auto z silnikiem Diesla, która raz w tygodniu lub nawet w miesiącu używa auta (znam 
takie osoby) nie będzie mogła jeździć ale 30-letnie busy które kopcą tak że trzeba wstrzymywać oddech mogą jeździć całą dobę bo są 
wyłączone z wykluczeń,
- zachodnie miasta wycofują się już z SCT, może warto uczyć się na cudzych błędach zamiast je powielać?

Ta ankieta to pokaz socjotechniki niskich lotów. Dlaczego wszystkie pytania zakładają że taka strefa musi istnieć?
Dlaczego nie ma pytania czy jesteś za wprowadzeniem strefy?

############### Węzeł Bronowice brak p&r i swobodnego miejsca typu wysiadam i jadę dalej To mieszkańcy okolic mają problem bo dojazd komunikacją jest wciąż mało atrakcyjny 
czasowo brak parkingów przy głównych węzłach przesiadkowych ulgi powinny dotyczyć 
tych właśnie mieszkań ców a nie mieszkańców Krakowa oni już mają taniej komunikację 
miejską z kartą ościennych mieszkańcy płacą a szkoły i uczelnie są krakowskie to my 
finansujemy zniżki w transporcie dla karty krakowskiej 

###############
############### Należy badać faktyczną emisję każdego auta i dopuszczanie do wjazdu niskoemisyjne (mało który RAM 1500 emituje mniej niż Seicento 900) J.w. Należy badać faktyczną emisję, jak w Niemczech. Wszyscy są równi wobec prawa. Stop dyskryminacji nie- krakusów. Jest ok. J.w. Każdy jest równy wobec prawa.
############### Jestem przeciwna wprowadzaniu strefy czystego transportu Jestem przeciwna wprowadzaniu strefy czystego transportuJestem przeciwna wprowadzaniu strefy czystego transportu Jestem przeciwna wprowadzaniu strefy czystego transportu Jestem przeciwna wprowadzaniu strefy czystego transportu Beznadziejne i niepotrzebne



############### Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale 
źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1.    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2.    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3.    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nie powinien być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, 
gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść 
przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów 
nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
 norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. 

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne.

############### Trochę to nie sprawiedliwe bo np. Karetka kopcąca może jezdzić i dalej truć bo oczywiście to budżet Krakowa a ja mam kupić praktycznie nowe auto ale moim budżetem już się nikt nie 
martwi tu jet coś nie halo.

1.Kupiłem auto w czerwcu 2024 pytałem w urzędach czy nie będzie problemu po wejściu  
 strefy SCT bo auto z 2010 r diesel po przerejestrowaniu okazało się że o dziwo ma euro 
4 jestem mieszkańcem Krakowa i nie wiem czy będę miał pomimo mieszkańca wjazd czy 
nie, niby nie dotyczy mieszkańca ale nie wiem czy nie będzie dotyczyć po wejściu nowej 
uchwały czy tej starej nic na ten temat teraz nie mogę znależć zero informacji.
2.Jest zaproponowany okres 5 letni dla mieszkańca podejrzewam że w 2029 te stare 
auta będą jeszcze gorzej kopcić jak też w gorszym stanie technicznym bo nikomu nie 
będzie się opłacać naprawiać samochodu a stacje dalej jeszcze działają po staremu bo 
widać to jak kopcą te stare samochody a ktoś to jednak podbija na stacjach jak nie zabije 
smog to na pewno takie wraki samochodów

Moja propozycja jest taka że jak auto jest już zarejestrowane w Krakowie i będą stacje 
naprawdę sprawdzały emisje i stan techniczny oraz nie dopuszczały te prawdziwe 
kopciuchy nie ważne czy przedsiębiorca czy prywatny  tylko jak będzie w dobrym stanie 
technicznym oraz nie zanieczyszczał w przynajmniej widoczny sposób to do pułki płaci 
opłaty i mu podbijają stan techniczny jeżdzi. Można ewentualnie od 2030 dla mieszkańca 
wprowadzić w zależności od euro samochodu opłatę za trucie powiedzmy prawie 
zaporowe to sam stwierdzi czy go stać czy nie  i sprzeda zezłomuje albo kupi na 
odpowiedni samochód.

sensowne tylko tu pasowało jakieś widełki opłata zależna od emisji samochodu bo dlaczego miała być ta sama stawka np. Euro 1 a Euro 4

############### Standard jest zbyt wysoki jak na taką szybką zmianę, wcześniejszy pomyśl o euro5 dla diesli był mniej rygorystyczny. Wiele osób posiada samochody sprzed 2014 roku, jest wiele osób 
które nie są zameldowane w Krakowie jak studenci i posiadają samochody które mogą być starsze jak 2014 rok. Proponuję dać mniejsza granicę jeżeli chodzi o wiek samochodu jak i 
normę mniejszą.

############### Brak strefy Cały Kraków Wolność dla obywateli Do końca świata i o jeden dzień dłużej. Złodzieje. Wszyscy Polacy.
12.30.24 0:29:06 Zmniejszyć do obszaru maksymalnie 2 obwodnicy. Pojazdy nabyte przed wprowadzeniem strefy powinny być bezterminowo zwolnione z zakazu wjazdu, do momentu ich sprzedaży lub 

wyrejestrowania, co sprawi, że żadne dodatkowe miejsca, osoby lub typy pojazdów nie będą musiały mieć specjalnych wykluczeń, 
ocierających się często o dyskryminację.

Już zeszłoroczna propozycja była znacznie bardziej restrykcyjna niż ta, na której bazują bardzo skutecznie działające niemieckie zielone strefy. Jeśli bazując na EURO1 dla silników 
benzynowych, EURO4 (w szczególnych przypadkach nawet EURO3) dla silników diesla oraz braku wymogów dla pojazdów zasilanych LPG, CNG oraz hybrydowych Niemcy osiągnęli tak 
dobre rezultaty, to nie widzę powodu, dla którego w Krakowie mielibyśmy zakazywać wjazdu pojazdom bazując na innych wymogach. Wystarczy, że do dziś nie udowodniono naukowo, 
że w Krakowie SCT przyniesie jakikolwiek skutek (ostatnie dni świetnie obrazują, że zakaz palenia paliwem stałym oraz znikomy ruch na ulicach wcale nie sprawiły, by powietrze było 
czyste), więc nie ma podstaw by zmuszać mieszkańców do brania na siebie kosztów niepotwierdzonych przypuszczeń i gdybań. Jeśli urzędnicy miejscy chcą eksperymentować, oczywiście 
nie widzę przeszkód, ale niech miasto bierze na siebie całość kosztów.

Pojazdy nabyte przed wprowadzeniem strefy powinny być bezterminowo zwolnione z 
zakazu wjazdu, do momentu ich sprzedaży lub wyrejestrowania, co sprawi, że żadne 
dodatkowe miejsca, osoby lub typy pojazdów nie będą musiały mieć specjalnych 
wykluczeń, ocierających się często o dyskryminację. Nie będzie tez potrzebny żaden 
dodatkowy okres przejściowy.

Pojazdy nabyte przed wprowadzeniem strefy powinny być bezterminowo zwolnione z zakazu wjazdu, do momentu ich sprzedaży lub wyrejestrowania, co sprawi, że żadne dodatkowe miejsca, osoby 
lub typy pojazdów nie będą musiały mieć specjalnych wykluczeń, ocierających się często o dyskryminację.

Pojazdy nabyte przed wprowadzeniem strefy powinny być bezterminowo zwolnione z zakazu wjazdu, do momentu ich sprzedaży lub 
wyrejestrowania, co sprawi, że żadne dodatkowe miejsca, osoby lub typy pojazdów nie będą musiały mieć specjalnych wykluczeń, 
ocierających się często o dyskryminację.

12.30.24 6:33:44 Tak Błeda forma pytania Do likwidacji Dyskryminacja ludzi spoza miasta Niedo likwidacji Do likwidacji
12.30.24 8:12:34 strefa czystego transportu powinna obejmować tylko i wyłącznie ścisłe centrum miasta Wszystkie obszary krakowa poza ścisłym centrum powinny być dostępne dla każdego Wymagania co do normy emisji spalin powinny być wprowadzanie stopniowo od normy euro 1 a nie od razu norma 3 mieszkańcy krakowa powinni mieć możliwość jazdy bez ograniczeń opłata jest zbyt wysoka. Max opłata powinna wynosić 50zł miesiecznie wszystkie pojazdy należące do mieszkańców krakowa powinny być zwolnione z sct
12.30.24 8:20:57 Strefa ścisłe centrum miasta do 2 obwodnicy Ruczaj czerwone maki park end rajd obszar klinów Strefa bardziej rygorystyczna niż w Berlinie Do końca życia pojazdu mieszkańca Krakowa .zasady zawarte w nowej propozycji 

pozbawiają prawa mieszkańców do swobodnego przemieszczania się po kraju , 
ograniczenia strefy proponowane tak na prawdę pozbawiają nas środka transportu poza 
tym miastem ABW samym mieście komunikacja miejska jest nie do końca wystarczająca 
. Podróż samochodem z dowiezieniem dziecka do pracy zajmuje jakieś 25 minut 
wykonanie tego przy użyciu kkm to jakieś 50 minut

Tak ale tylko przez określony czas co ograniczy chęć odwiedzania przez innych mieszkańców Polski miasta Krakowa brak parkingów na obszarze Krakowa przed strefa Strefa powinna dotyczyć wszystkich mieszkańców jeśli ma być w tej formie oraz wszystkich urzędników miejskich szczególnie radnych ich 
rodziny znajomych i gości oraz każdy pojazd specjalistyczny i budowlany komunikację miejską straż pożarna czy policję oraz firmy 
budowlane i usługowe. Jest to sprawiedliwe podejście w stosunku o do mieszkańców którym chce się nałożyć drakońska strefę czystego 
transportu 

12.30.24 8:35:09 Maksymalnie ścisłe centrum. Nic poza tym. Nie powinno być ograniczeń miejsc dojazdu. Do każdego miejsca powinno się móc dojechać samochodem. Dalej jest patrzenie na rocznik samochodu. Niektóre samochody z 2001 roku zatruwają mniej środowisko niż nowe samochody. Każdy powinien mieć możliwość wjazdu do Krakowa. gdzie powędrują pieniądze zapłacone za "abonament"? Co z tego, że zapłacę 500 zł miesięcznie jak przez miesiąc mój samochód będzie tak samo zatruwać powietrze? Czyli samochody stare które jeszcze bardziej zatruwają powietrze od mojego samochodu mogą wjechać do SCT? Nie będę "oceniał 
opisowo" takiej głupoty.

12.30.24 8:47:26 Człowieka nie powinno się dyskryminować ze względu na poglądy, kolor skóry, płeć...oraz na jaki samochód go stać! 
Czy to nie za dużo kosztownych zmian naraz, termomodernizacja domów, kotłów, samochodów?
Aby to gnębienie człowieka było na poziomie należałoby przed wjazdem do Krakowa z każdej strony zrobić bezpłatne parkingi, centra przesiadkowe dobrze skomunikowane (tramwaj, autobus) aby można było 
dojechać do celu. 

Wprowadzenie możliwości dojazdu do szpitali to dobry pomysł ale to powinno być do każdego szpitala, lekarza. Ja do Krakowa nie 
jeżdżę rekreacyjnie tylko jak muszę. 
A jak np. z szpitalem Bonifratów, jest w centrum, niema parkingu  i co?

Proponowane rozwiązanie dyskryminuje biedniejszych i jest niesprawiedliwe bo trzeba patrzeć na ilość zanieczyszczeń a nie normę Euro bo ile zanieczyszczeń produkuje mały silnik 
benzynowy emeryta np. Matiz, Seicento...a np. suw celebrytki z silnikiem 3~4l która jedzie do kosmetyczki na paznokcie!

To zawyży znacznie koszta życia w mieście, ceny wzrosną bo wiele firm ma starsze samochody. Powinni być zwolnieni wszyscy obywatele polski co płacą podatki

12.30.24 8:54:28 Strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum, stare miasto, kazimierz, stradom, kleparz, wesoła Dojazd do sklepów wielkopowierzchniowych typu galerie handlowe Norma spalin euro 5 w dieslu do 2028 roku. Są to nowoczesne pojazdy. Przede wszystkim ze sprawnym układem oczyszczania spalin Jest dobre. Rozwiązanie mające na celu drenować kieszenie podatników. Lista mogła by być poprawna gdyby nie dyskryminacja posiadaczy pojazdów mieszkańców spoza miasta Kraków, w tym z powiatu 
krakowskiego dla którego też te wyjątki powinny być uwzględnione. Powinno więc buc

12.30.24 9:04:59 Skoro osoby mają umieszczać płaty za wjazd do Krakowa, to może mieszkaniec Krakowa będzie płacił innym urzędom za wyjazd z Krakowa. 
12.30.24 9:12:00 Należałoby wprowadzić większe ograniczenia dla ścisłego centrum-Kazimierz i Podgórze Jest ok Wymagania powinny zostać przyspieszone dla mieszkańców ścisłego centrum-Kazimierz 

i Podgórze
Jest ok

12.30.24 9:15:46 maksymalnie II obwodnica, racjonalnie powinna ograniczać się do I obwodnicy powinny byc dostepne wszystkie miejsca do granic II obwodnicy diesel euro IV, benzyna euro II 15 lat pieniądz nie śmierdzi "ekologom" każdy pojazd który posiada homologacje do poruszania się po drogach publicznych w Polsce oraz posiada ważne badania tecchniczne 
dopuszczajace go do ruchu nie powinien być zaden sposób ograniczany, istnieją już przepisy na podst. których pojazdy emitujące szkodliwe 
substancje nie są dopuszczane do ruchu, wystarczy je egzekwować

12.30.24 9:56:30 Granica strefy powinna obejmować stare miasto, stradom, kazimierz, kleparz, dzielnicę wesoła Sklepy wielkopowierzchniowe czyli galerie a dokładnie dojazd do nich także powinien być wyjątkiem Norma euro 5 do 2030roku dla aut z silnikiem diesla. Ze sprawnym układem oczyszczania spalin są to nisko emisyjne pojazdy. Rozwiązanie jest dobre ale dyskryminuje osoby spoza terenów miasta. Tym wyjątkiem 
powinien być objęty cały powiat krakowski

Jest to drenowanie kieszeni niezbyt zamożnych obywateli. Miasto powinno stawiać na przemysł i inwestycje i wspieranie biznesów i stąd brać pieniądze zamiast ściągać od ludzi w takiej formie Mieszkańcy powiatu krakowskiego powinni mieć takie same prawa jak mieszkańcy Krakowa.

12.30.24 9:59:08 10 lat ok ok ale tak naprawde to powinno byc to zniesione cały czas dla wszystkich krakowian, bezterminowo
############### Tak zapoznałem się i tak uważam że trzeba go zmniejszyć. Zmniejszmy go tak by skupiał się bardziej w okolicach centrum. Mam wrażenie że Niemcy to bogatszy naród od nas a mino to ich strefy nie są aż tak rygorystyczne, czemu aż tak nienawidzimy tych Diesli? Przestańcie kombinować z milionem wylaczen i po prostu wymieńcie mieszkańcom auta 

na takie co będą spełniać wymagania. Nie rozumiem dlaczego takie ciężkie dla was jest 
zrozumienie, że raczej nikt nie jeździ starym autem dlatego że chce, to bardziej kwestia 
pieniedzy(ludzi nie stać na nowsze). 

Heh, fajne. Nie prościej wszystkich objąć nowym podatkiem jeżeli "wystarczy dać smogowi w łape" i ten się cofa? Przestańcie kombinować z milionem wylaczen i po prostu wymieńcie mieszkańcom auta na takie co będą spełniać wymagania.
Wyłączenie jakie powinny pozostać, to:
- dla służb(jako że są słabo finansowane)
- możliwość 2 krotnego wjazdu do strefy za opłatą.

############### Nie zgadzam się ! Nie zgadzam się! Nie zgadzam się na wprowadzenie 5 lat wyłączenia Obsurdalne! Uważam iż takie rozwiązanie jest krzywdzące dla mieszkańców Krakowa.

############### Uważam że sct nie powinno dotyczyć mieszkańców a zwłaszcza samochodów dostawczych i ciężarowych . Świadczę usługi transportowe na terenie Krakowa i okolic, płace podatki w tym od środków 
transportowych prawie 7 tys rocznie. Nie stać mnie na zmianę auta , nawet za 6 lat na 2018 rok. Koszty prowadzenia działalności coraz większe, mniej zleceń itd. jako jednoosobowa działalność nie jestem 
pewny swojej przyszłości jeżeli wejdzie sct w jakiej kolwiek formie. 

Zastanówcie się przede wszystkim nad ludźmi PRACUJĄCYMI W TRANSPORCIE, do szpitala czy urzędu można dojechać MPK ale ja 
muszę pracować!!!!!!

Jeszcze bardziej wyśrubowane normy emisji spowodują zamknięcia małych firm. Skoro na Kazimierzu się nie sprawdziło bo do sklepów i restauracji nie mogli wszyscy dowieźć towarów to 
jak w całym Krakowie niby ma to wyglądać??

Auta już zarejestrowane w Krakowie przez mieszkańców powinny jeździć do śmierci 
technicznej lub do momentu zbycia. Prawo nie powinno działać wstecz, tym bardziej jako 
mieszkaniec 

Uważam ten argument jako kolejny podatek który trzeba płacić miastu, to nie ma nic związku z ekologią a wyłącznie z wyciąganiem pieniądze od mieszkańców. Jeżeli ktoś przyjeżdża z poza Krakowa 
to zgoda, nie chce nie musi itd ale jak ja jako mieszkaniec nie mogę dojechać pod swój dom to jest dziwne 

Najważniejszą grupa społeczną która to odczuje to są mali przedsiębiorcy prywatni, dlatego samochody dostawcze i ciężarowe powinny 
być wyłączone z sct

############### Rynek, Kazimierz i nic więcej. Zróbcie sct w ścisłym centrum Krakowa a potem Zobaczycie czy jest sens robić to dalej Jest to chory pomysł z tak wysokimi normami jak i cała ta sct. Czyli zamiast mojego diesla z 2007 roku co pali 6 l/100 kupię z tego samego roku amerykańskiego suva V8 co pali 30 to 
będę bardziej ekologiczny?? Bzdura totalna 

Mieszkańców w ogóle nie powinno dotyczyć sct. Wasz projekt to jest "nagroda" dla 
mieszkańców za płacenie Wysockich podatków w mieście do kasy 

Jest to najlepszy dowód że sct to tylko przykrywka aby wyciągać kolejne pieniądze od mieszkańców Z sct powinny być wyłączone samochody służące do celów zarobkowych 

############### Objęcie strefą całego Krakowa, jak słusznie zauważono, istotnie pogorszy dojazd do szpitali. Nie wiem tylko dlaczego dojazd umożliwiono tylko do 2 z nich autem niespełniającym wymagań. Czy ich pacjenci są 
uprzywilejowani względem pozostąłych 15 szpitali? Co z dojazdem do przychodni, poradni, SOR, ZOZ, DPS i innych jednostek systemu opieki zdrowotnej dla osób starszych i mniej majętnych? Takie 
ograniczenie wpłynie negatywnie na profilaktykę zdrowotną i odwiedziny. 
Stąd propozycja, aby granica strefy opierała się na granicy II obwodnicy Krakowa.

Jak wyżej, konieczny jest dostęp do większości jednostek systemu opieki zdrowotnej. Wymagania dot. emisji Euro są zbyt restrykcyjne! Powinno to być najpierw euro 5, a dopiero od 2030 euro 6. 
Wymaganie spełnienia normy euro 6 od 2025 r. oznacza wycięcie możliwości wjazdu do strefy dla dużej części samochodów, tj. 11 letnich i starszych (średni wiek auta w Polsce po 
aktualizacji CEPIKu to 16 i ma tendencję wzrostową - bynajmniej nie dlatego, że ludzie lubią klasyczne auta, tylko po prostu ich na to nie stać), na co nie ma zgody w sytuacji, gdy polityka 
transportowa Krakowa kuleje i zamiast inwestować z komunikację publiczną, poprawia się infrastrukturę drogową (Trasa Wolbromska, Aleja 29 Listopada, Północna i Wschodnia 
Obwodnica Krakowa, 8 Pułku Ułanów), a przypadku komunikacji słyszy się o ciągłych cięciach i mitycznym metrze, które nigdy nie powstanie. Tym samym proszę się nie dziwić, że jest 
takie duże uzależnienie od samochodu, gdyż przejazd Zielonek do Krakowskiego Parku Technologiczne autem jest najszybszy i komunikacja zbiorowa nijak może się do niego porównywać.

Wg mnie jest w porządku, jednak normy powinny i tak zostać obniżone zgodnie z 
propozycją w pkt 3.

Jest to jakieś rozwiązanie, ale czy nie robi ze strefy narzędzia do robienia pieniędzy? Na co będą one wydawane? Czy to, że ktoś jest zamożniejszy może go uprzywilejowywać do wjazdu do strefy? Kompletnie niezrozumiałe dla mnie jest robienie wyjątku dla:
zarejestrowanych na kościelne osoby prawne (parafia, kuria itp.) – wyłączenie do 30 czerwca 2028 r.,
Należy to wykreślić z projektu uchwały.

############### Uważam, że sct ma zbyt duży obszar miasta. Wystarczy stare miasto, Wawel i uliczki wokół... Jeżeli strefa ma powstać, a widać, że jest mocno Lobnowana przez prezydent Krakowa z polecenia politycznego obecnie rządzących... 
To jedynie powinna zamknąć stare miasto, Wawel, okolice nadbrzeża zamku, a nie całe miasto... Poza tym gdzie są miejsca 
przesiadkowe dla masy ludzi dojeżdżajacych do pracy do miasta... Skoro nie będą mogli przesiąść się do innego środka transportu...
Strefa, za wszelką cenę ale od d.. y strony zaczęta... Kpina i brak poszanowania dla ludzi. 

Normy emisji spalin są mocno zawyżone.
Niejednokrotnie. Nowsze pojazdy mają silniki w gorszym stanie niż rzekomo lecie euro 3 lub 4. Widać, że Kraków chce być świętszy od Papieża. Nawet kraje unijne mają dużo niższe 
wymagania. Z drugiej strony dlaczego smog jest tylko zima, a ruch samochodowy się nie zmienia... Jedno wielkie oszustwo. Nawet covid19 i look down, Nie poprawiły jakości powietrza w 
mieście, gdzie ruch wtedy zmalał o 70%...

I co każdy ma teraz przez okres 5 lat uzbierać na nowy samochód... Zwykli ludzie żyją z 
dnia na dzień, nie mają szans na uzbieranie kwot rzedu kilkudziesięciu tysięcy złotych... 

To chodzi wkońcu o czystość powierza czy zarabianie na nim. Powierze jest dla wszystkich. Myślę że jest to mocno nie sprawiedliwe. Zapłacisz to możesz wszystko... Chore zasady. Dlaczego. Samochody zabytkowe tylko 50,to.kfos będzie siedział I liczył, Czy Pan Kowalski wjechał 49 a może 52 raz, czy 
nawet sam właściciel ma sobie tym zaprzątać głowę... 

############### Pod kątem posiadanego samochodu z silnikiem diesla, zaproponowałbym weryfikację pojazdu nie tylko pod kątem roku produkcji czy normy Euro, ale i pod kątem emisji CO2 czy też pojemności/generowanej 
mocy - często silnik diesla o małej pojemności i emitujący małą ilość cząstek jest wrzucany do jednego worka z silnikiem diesla o pojemności dwa czy trzy razy większej i generującej dużo więcej cząstek do 
atmosfery.
Pod kątem strefy, proponowałbym weryfikację właścicieli pojazdów ze względu na użycie pojazdu - znam przypadki osób, które są spoza Krakowa, a pracują na obrzeżach SCT (np. Rybitwy) i nie mają 
możliwości kupienia innego pojazdu, a muszą dojechać do pracy obecnym. Niestety w takich przypadkach nie mają możliwości skorzystania ze zbiorowego transportu miejskiego (brak MPK ani P+R w danym 
rejonie), aby dojechać 500 metrów w SCT do pracy.

Moim zdaniem, jest to hipokryzja ograniczając się do szpitali na Prokocimiu czy P+R znajdujących się na skraju wybiórczych rejonów 
tak jak na Górce Narodowej. Dla przykładu, osoba przemieszczająca się z kierunków z dala od Prokocimia czy Górki Narodowej nie 
maja możliwości pozostawienia w bezpiecznym miejscu (np. parking P+R) pojazdu nie spełniającego wymagań SCT, co jest znacznym 
utrudnieniem w dotarciu do Centrum czy do pracy, która znajduje się w rejonie SCT. Przykład? Osoba jadąca ze strony Rząski czy 
Zabierzowa ma parking P+R znajdujący się w Bronowicach lub przy Mydlnikach, ale nie każdy ma możliwośc przesiąść się w pociąg. 
Według mnie, należałoby wytyczyć więcej parkingów P+R z każdej strony skrajów SCT, by nikt nie czuł się urażony ograniczeniami 
Krakoskich Decydentów podyktowanych unijnymi wymuszeniami.

Moim zdaniem,jeżeli już musicie zmuszać właścicieli diesla do zmian, weźcie pod uwagę emisję CO2 (nie zawsze tożsame z normą Euro) oraz pojemność silnika, a także moc generowaną. 
Tych danych norma Euro nie przewiduje, gdyż silnik 1.4 diesel jest wrzucany do jednego worka co 3-litrowy silnik diesla.
Tak samo nie bierzecie pod uwagę osób spoza Krakowa, które pracują w Krakowie i nie mają możliwości dojazdu innego niż posiadany pojazd.

Uważam, iż osoby spoza Krakowa pracujące w Krakowie również powinni być objęci 
wyłączeniem, a w tym momencie są pokrzywdzeni, a nie mają jak dojechac bez auta lub 
mają pracę blisko krańca SCT.

Opłaty emisyjne są stanowczo zbyt wysokie i dla osób spoza Krakowa regularnie korzystających z miasta jest to całkowicie paraliżujące! Jak będziecie sprawdzać ilość wjazdów do SCT dla zabytków? Jest to śmieszne - dużo zabytków jest używanych na bieżąco... absurd goni 
absurd.

############### Po pierwsze co w przypadku pracowników służb miejskich. Komunikacji i Transportu oraz służb medycznych, którzy są zameldowani poza gminą Kraków i posiadają normy emisji spalin dla pojazdów 
benzynowych Euro 3. Po drugie co w przypadku pojazdów wyposażonych w instalację LPG a posiadających normę Euro 3

Proponuję aby wszystkie ulice główne wjazdowe do miasta były zwolnione z zakazu poruszania się aut nie spełniających normy Euro 3 
da silników benzynowych. 

Norma euro 3 należy przedłużyć do końca 2027 roku. Oraz uwzględnić pojazdy wyposażone w instalację LPG jako niskoemisyjnosci. Pracownicy służb miejskich Komunalnych Komunikacji i Transportu służb medycznych i porządkowych powinni zostać zwolnieni z zakazu 
wjazdu w okresie podanym w propozycji. Właściciele  pojazdów z normą euro 3 posiadający instalację LPG w swoich pojazdach powinni 
zostać zrównani z normą Euro 4 i wraz z wygaśnięciem Normy Euro 4 nie powinni wjeżdżać do strefy czystego transportu. I adekwatnie dla 
każdej wyższej normy emisji spalin powinni zostać zrównani z kolejną normą. zyli Euro 3 zrównane z Euro4;   Euro4 z równą z Euro5 i Euro5 
zrównane z Euro6 pod warunkiem że pojazd jest Wyposażony w instalację LPG

############### Tak - ograniczyć do centrum Starego Miasta (Planty) To jest pomyłka - SCT nie może obejmować całego miasta bo wtedy mamy tego typu problemy. Jeżeli całe miasto ma być SCT to 
wszystkie instytucje publiczne służące ludziom z całego województwa muszą być dostępne i z dogodnym dojazdem z różnych stron (i 
do każdego ważnego miejsca musi być parę alternatyw). Przeczytałem apel klubu ekologicznego, żeby nie uwzględniać w tym np. 
szpitali - Proszę Państwa, nikomu nie życzę aby chory (np. onkologicznie) miał wczesnym rankiem ruszać z miejscowości np. spod 
Limanowej i potem na obrzeżach miasta łapać taksówkę aby spełnić ideę jakiegoś ekologicznego stowarzyszenia - miasto jest dla ludzi, 
dla swoich mieszkańców i mieszkańców województwa, spełnia wiele ważnych funkcji i należy pogodzić się z konsekwencjami (w tym 
zwiększonym ruchem czy zanieczyszczeniem powietrza) które się z tym wiąże. 

Dla aut z silnikiem benzynowym uważam że kluczowe jest wprowadzenie katalizatorów spalin - wiązała się z tym norma EURO1, dla aut z silnikiem diesla ważne jest wprowadzenie obok 
katalizatorów także filtrów cząsteczek stałych co działo się od rok 2006 (EURO4) 

Uważam, że przy obecnych cenach samochodów jak również warunkach finansowania 5 
letnie wyłączenie jest odpowiednie tylko dla firm zarejestrowanych w Krakowie (typowy 
leasing to 3-5 lat), choć pewnie wszystkie firmy mają paroletnie auta i to nie jest dla nich 
problem. 
Osoby prywatne powinny mieć 10 lat na wymianę samochodu

Pozytywnie, nie wiem jednak dlaczego projekt przyjmuje maksymalne stawki dopuszczone ustawą - skoro w tym samym czasie chcemy aby ludzie wymieniali auta to nie powinniśmy im zabierać 
pieniędzy które mogą na ten cel składać (to wyłączenie jak rozumiem jest tylko 3 letnie i dotyczy np. mieszkańców okolicznych gmin którzy dojeżdżają do pracy w mieście). Proponuję aby stawki 
radyklanie obniżyć, to powinien być tylko sygnał dla tych osób, że za jakiś czas wcale nie będą mogli wjechać do miasta a nie sposób na zarobek budżetu miasta.

Ponieważ zbieram auta zabytkowe to pozwolę sobie zauważyć że regulacja dotycząca zabytków jest nieprzemyślana i niepotrzebnie 
utrudnia życie kolekcjonerów i urzędników - wyłączenie (tak jak w Warszawie) powinno być bezterminowe, nie powinno być uzależnione od 
obecności właściciela w aucie (prosty przykład - rodzina nie może jeździć moim autem, nie mogę się wymienić autem z innym 
kolekcjonerem na jakiś event) i wreszcie w przypadku aut historycznych z uwagi na przekroczenie wieku 40 lat oraz aut zarejestrowanych 
jako zabytkowe bez sensu jest potwierdzanie ponownie tego faktu przez urzędników - przecież to wynika z daty produkcji lub zabytkowego 
charakteru auta - obie te dane są już wpisane do CEPiK i dowodu rejestracyjnego - proszę to przemyśleć. 
Proszę zauważyć że auta zabytkowe są użytkowane nie na co dzień i praktycznie nigdy nie są używane w okresie zimowym kiedy następują 
najgorsze warunki zanieczyszczenia (zazwyczaj miedzy grudniem a marcem)

############### granica strefy powinna znajdować się tylko w granicach starego miasta i ścisłego kazimierza- tj. wokół plant i w okół placu Nowego. strefa jest za duża w obecnym rozmiarze zacznijmy od tego, że nie można tak radykalnych zmian wprowadzać z "dnia na dzień", co więcej, jest mnóstwo osob mieszkających tuż za granicami miasta-ościennych gmin których nię 
będzie dotyczyła możliwość wjazdu do miasta

jeśli wymagamy od mieszkańców miasta wymiane samochodów na nowsze- zapewnijmy 
odpowiednie dopłaty i niech miasto odkupuje samochody do złomowania po cenie 
rynkowej- co przeciętny mieszkaniec którego nie stać na zakup auta ma zrobić ze swoim 
dieslem sprzed 2014 roku?

czy to jest rozwiązanie problemu czy próba "zarobienia" pięniedzy? Twoje spaliny szkodzą, ale jak już zapłacisz to nie szkodzą? Czy miasto zajmie się w takim razie pojazdami z silnikami Diesla pływającymi po rzece Wiśle?
Co z pociągami z silnikami Diesla wjeżdżającymi do miasta?
Czy miasto weźmie na siebie podwyżki wynikające z wymuszenia wymiany taboru większości firm działających w krakowie, np. firm 
odbierających odpady, firm kurierskich, taksówek, firm przewozowych i innych lokalnych przewoźników, firm transportujących.
Czy ktoś bierze pod uwagę, jak wpłynie to negatywnie na rozwój miasta oraz w jaki sposób zaproponowane zmiany wpływają na 
najbiedniejszych mieszkańców miasta?

############### Moja propozycja grancy strefy to scisle centrum czyli rynek glowny i okolica starego miasta wokol rynku. Maksymalnie do I-szej obwodnicy. Proponuje rozwazyc rowniez mozliwosc wjazdu do ograniczonej 
strefy dla pojazdow ktore wykonuja jakies czynnosci zaopatrzenia czy obslugi technicznej w konkretnie okreslonych godzinach tak jak to jest dotychczas od 20-9:30. 

Uwazam ze zaproponowane normy sa stanowczo zbyt wysokie, chocby w porownaniu z innymi stolicami europejskich panstw gdzie dla silnikow diesla zastosowano norme maksymalnie 
euro 4,a dla benzyn euro 1 lub 2. Kuriozalnym jest fakt ze do obecnej strefy bedzie mozna wjechac samochodem np bmw x6m z poteznym 8 cylindrowym silnikiem V8 ktory generuje 
ponad 288g co2/km a juz vw lupo z 1999r z silnikiem 1.0 ktory emituje 134g co2/km juz nie. Auto ktore polowe mniej truje powietrze nie wjedzie. To nie strefa eko, tylko strefa dla 
bogatych. Takich przykladow mozna by mnozyc wiele co do emisji co2 i nie tylko starszych samochodow. Przyjrzyjmy sie rzeczywistym parametrom samochodow ktore chcemy wpuscic 
do strefy, a nie kopiujmy z europy norm euro ktore w wielu przypadkach nie oddaja rzeczywistego stanu wplywu danego pojazdu na srodowisko. 
Uwazam rowniez (sam tez jestem posiadaczem kilku) ze pojazdy na tzw "zoltych blachach" czyli zabytkowe i historyczne albo ze zbioroe muzealnych powinny zostac calkowicie zwolnione 
z obowiazku spelniania jakichkolwiek wymogow w sct. Takie auta i ich wlasciciele sa wizytowka dla miasta a nie problemem, nadajac mu nieco historyczno-zabytkowego charakteru. 

Jak wyzej, uwazam ze normy powinny zostac obnizone i wtedy nie bylo by potrzeby 
wylaczac mieszkancow. Poza tym mozna w systemie sprawdzic jakimi normami 
legitymuja sie samochody wiekszosci mieszkancow krakowa, przeciez wszystko jedt w 
CEPiK-u i wtedy podjsc decyzje i dzialania w oparciu o dane z systemu tak zeby nie 
krzywdzic ludzi ktorzy buduja historie tego miasta i dzieki ktorym to miasto zyje, rozwija 
sie i brnie do przodu. 

Oceniam je źle. Idac za ciosem, chcac miec lepsze powietrze nie mozemy dopuszczac ruchu za oplata. Czyli ponawiam pytanie, czy tu na pewno chodzi o eko? Czy tym razem chodzi o pieniadze? 
Obnizmy normy, miasto odetchnie i nie trseba bedzie nikogo z naszego miasta wyganiac.. Chyba chcemy zachecic ludzi do zostawiania tu swoich pieniedzy w turystyce, w zakupach, w pracy, a nie 
zniechecac! 

Co z pojazdami sluzb? Mam na mysli policje, wojsko, karetki pogotowia, straz? Kolejna grupa transport publiczny, czy wszystkie pojazdy 
mpk z silnikiem diesla maja norme euro 6dt? Czy stac nas na naprawianie calej europy kosztem Krakowa, kosztem Polski? Z jak ogromnymi 
wydatkami bedzie borykac sie budzet publiczny zeby te wszystkie aspekty dostosowac do przerosnietych norm euro? 

############### STC, jeżeli już musiała by być wprowadzona, powinna obejmować jedynie ścisłe centrum Krakowa. Na przykładzie niemieckich miast, które już kilka lat temu wprowadziły STC, widać, że rozwiązanie to nie 
przynosi znaczących efektów dla czystości powietrza, natomiast jest znacznym utrudnieniem dla osób dojeżdżających do Krakowa np. do pracy. Dlaczego Niemcy wycofują się z tych rozwiązań a Polska brnie w 
ten absurd?

Powinna być możliwość dojazdu do parkingów zlokalizowanych przynajmniej przy liniach komunikacji miejskiej umożliwiające 
skorzystanie z tejże komunikacji dla osób dojeżdżających z poza Krakowa.

Wystarczające byłoby zachowanie normy Euro 3 (jak w poprzedniej wersji projektu), a nie od razu Euro 4. Wygląda to jak zwykły "skok na kasę", więc po co zasłaniać się pseudo ekologią???

############### Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – 
tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale 
źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój zdecydowany sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta 
powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych .

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1.    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2.    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3.    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 
Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z 
dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, muszę zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest całkowicie bezpodstawne i nieetyczne. 

Jako mieszkaniec Krakowa jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, gdy 
nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd 
techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów nabytych 
przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych 
gazem ziemnym i wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły 
wjeżdżać do stref), które – biorąc pod uwagę proces ich produkcji, eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw 
kopalnych) i utylizacji – wcale nie są przyjazne dla środowiska.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

############### Granica strefy powinna obejmować obszar maksymalnie 3 obwodnicy Krakowa (ul. Opolska etc.).  W innym wypadku niedostępny będzie dojazd do park and ride Jest bardzo dużo miejsc do których powinien być dojazd zapełniony. Parkingów Park and Ride jest znacznie więcej. Strefa nie powinna 
wykraczać poza obszar III obwodnicy w żadnym wypadku.

Wymagania są zdecydowanie za ostre. Zmieniają podstawowe ustalenia z poprzedniej propozycji. Do wjazdu powinny być dopuszczone pojazdy z normą Euro3  i rokiem produkcji 2000. 
Również pojazdy zasilane LPG powinny mieć nieograniczony wjazd do SCT.
Ceny samochodów poszybowały bardzo w górę, nowe zasady wykluczą bardzo dużo gorzej sytuowanych osób z możliwości dojazdu do pracy czy szkoły.  Jest to rozwiązanie krzywdzące, 
dyskryminujące biedniejszych.

Mieszkańcy w ogóle powinni być zwolnieni spod wymogów SCT. To jest bardzo dobre rozwiązanie Zasady są bardzo ostre. Lista powinna być uzupełniona o pojazdy zasilane LPG - żeby ich nie dotyczyła strefa.
Poza tym standard emisji został zwiększony w porównaniu z poprzednimi regulacjami. Ceny samochodów zaś poszybowały w górę. Nowe 
standardy wykluczają bardzo dużo mniej sytuowanych osób.

############### Tak, zapoznałem się z projektem i uważam że należy zmniejszyć obszar strefy do terenu zbajdujacego się wokół plant nie więcej. Ponadto do strefy powinny wjechać samochody spełniające norme euro 2 i euro 
3 diesle. 

Nie, granica strefy powinna być na mniejszym obszarze wokół plant tak aby nie ograniczać ludzi którzy muszą załatwiać swoje 
potrzeby w miescie. To dyskryminacja ludzi na lepszych i gorszych.

Do strefy powinny móc wjechać samochody benzynowe spełniające norme euro 2 i diesle z euro 3. Strefa to dzielenie ludzi i dyskryminacja ze względu na poziom zamożności, w okresie 
28.12.24 a 31.12.24 ruch samochodowy był znikomy bo ludzie wzieli urlopy a jakość 
powietrza byla zła. To jawne oszustwo ludzi i odbieranie im wolności.

To jest bardzo złe rozwiązanie bo dzieli ludzi na lepszych i gorszych, tych zamożnych i biednych a wszyscy muszą dojechać do pracy, na zakupy bądź do lekarza. Powinno wyłączyć się z wyjątków urzędników ztp i miejskich włodarzy a także organizacje non profit. Dlaczego oni będą mogli wjeżdżać a 
zwykli ludzie nie? To ************* że znów urzędasy są zwolnieni z tych chorych restrykcji

############### Strefa powinna obejmować cały obszar miasta i dopuszczać do ruchu samochody benzynowe spełniające normę euro 3 i samochody na LPG spełniające normę euro 2. Szpital Rydygiera, Szpital Żeromskiego, Szpital Jana Pawła II, Szpital Narutowicza Samochody benzynowe powinny spełniać co najmniej normę Euro 3 a samochody na LPG Euro 2. Samochody z silnikiem diesla są droższe w zakupie więc kupują je ludzie bogatsi, których 
stać na droższe  i nowsze samochody. Normy łamią 30 letnie busy powracające do Olkusza czy Proszowic 30 km h w celu nałapania pasażerów.

Powinny być równe zasady dla wszystkich bo powietrze nie zna granic oparte na 
normach Euro II i Euro III

Jest to dyskryminacja osób nie pracujących w korporacjach lecz w małych firmach i budżetówce gdzie nie ma mowy o tym aby dopłacać do wynagrodzenia minimalnego 500 złotych miesięcznie na 
wjazd do strefy. 

Studenci, ochroniarze (te grupy częściowo się pokrywają), nauczyciele, nauczyciele akademiccy

############### W granicach pierwszej obwodnicy. Granice wewnątrz pierwszej obwodnicy. Euro 4 dla benzyny i euro 5 dla diesel-a.
Euro 4 dla benzyny to i tak najwyższa restrykcja w EU a pomysły z euro 6 dla diesel- a są wręcz absurdalne. 
Modzie w EU nie ma tak restrykcyjnych, skierowanych przeciw mieszkańcom, obostrzeń.

Wszystkie samochody mieszakńcow mogą być użytkowane do śmierci technicznej. 
Prawo nabyte, obowiązuje. Auto posiadające ważne badania techniczne mogą się legalnie 
poruszać po drogach publicznych.

To podatek, nie ma to związku z ekologią jak i cała SCT. Pojazdy historyczne i zabytkowe wg projektu mają mieć ograniczenia w poruszaniu się w strefie, to zwyczajnie nieuczciwe wobec 
posiadaczy takich aut, których jest znikoma ilość a właściciele dbają o perfekcyjny stan techniczny pojazdów. Jednocześnie strefa nie 
obejmuje skuterów dwusuwowych, których eksploatacja emituje wielokrotnie więcej zanieczyszczeń niż pojazdów 
zabytkowych/historycznych.

############### Ścisłe centrum Krakowa Całe miasto powinno być dostępne dla mieszkańców poruszających się swoimi samochodami Są zbyt wymagające, średnia wieku auta w Polsce to 16 lat…. Mieszkańcy Krakowa powinni być dożywotnio zwolnieni z wynagan strefy Jest to skok na kasę Polaków, auto zanieczyszcza, ale jak zapłacisz to już nie, jest to niezgodne z konstytucją Pojazdy osób niepełnosprawnych nie tylko z kartą parkingową, wszystkich niepełnosprawnych, są takie choroby które wymagają 
poruszania się samochodem, ale z nieznanych przyczyn nie przysługuje im prawo do posiadania karty parkingowej 

############### Tak należy zmodyfikować obszar tylko do ścisłego Krakowa Nie ponieważ zakaz powinien dotyczyć aut 20 letnich i starszych Zakaz ścisły powinien dotyczyć ścisłego Krakowa reszta strefy powinna zakazywać aut starszych niż 20 lat 5 lat to za krótki okres zeby zmienic auto na dużo młodsze przy obecnej inflacj. 10 lat ale 
dla wszystkich gmin obok Krakowa a nie tylko Krakowa 

To jest chore ponieważ płacimy podatki opłaty za parkingi itd które idą do kasy Krakowa tym bardziej jak był Covid i nie jeździło tyle aut to Smog nie znikł Albo wszyscy albo nikt dla czego inny ludzie mają być pokrzywdzeni

############### Czy nie byłoby dobrym rozwiązaniem jeśli okres wyłączenia obejmował by także pojazdy 
osób wynajmujące mieszkania w Krakowie i de facto mieszkające w Krakowie ale nie 
zameldowane na stałe? Na moim przykładzie, wynajmuje mieszkanie w Krakowie i na co 
dzień chodzę do pracy na piechotę. Mój benzynowy samochód z 2001 roku z normą Euro 
3 jest mi potrzebny tylko do tego, żeby wygodnie dojechać do domu rodzinnego około 
60km od Krakowa kiedy mam wolne i potem znowu wrócić do pracy. Pokonuję taką 
trasę z reguły raz na tydzień lub dwa w godzinach późnowieczornych, żeby uniknąć 
korków. Nie wyobrażam sobie płacenia 500pln opłaty emisyjnej miesięcznie tylko za to, 
że mój samochód stoi na terenie strefy kiedy ja na co dzień poruszam się na piechotę 
(chyba bardziej ekologicznie się nie da). W mojej sytuacji zakup nowego samochodu jest 
kompletnie nieopłacalny i wraz z kosztami wynajmu mieszkania byłby zbyt dużym 
obciążeniem finansowym. Oprócz tego z mojej rodzinnej miejscowości nie ma 
dogodnych połączeń komunikacyjnych więc nie mam innych sensownych alternatyw. 
Wprowadzenie strefy wg. obecnego planu zmusiłoby mnie do zakupu nowego 
samochodu, rezygnacji z wynajmu mieszkania w Krakowie i codziennego dojazdu spoza 
Krakowa do pracy. Choćby był to nowszy samochód to z ekologicznego punktu widzenia 
wydaje się to nie mieć sensu - musiałbym codziennie pokonywać samochodem trasę, 
którą obecnie pokonuje tylko raz na tydzień lub dwa.

Czy można by  wprowadzić opłatę emisyjną, która obowiązywałaby dopiero po przekroczeniu konkretnego np. miesięcznego przebiegu na terenie strefy? Dla osób, które są w podobnej sytuacji jak 
powyżej byłoby to optymalne rozwiązanie.

############### Strefa jest niepotrzebna, Ona nic nie da, w Święta nie było ruchu, a smog był taki, ze nie było widac bloku 10m naprzeciwko. Zajmijcie się tym, co jest spalane w piecach w okolicach Krakowa, i korytarzami 
powietrznymi. Zróbcie sobie strefe wokoło Magistratu, weźcie pieniądze z KPO i po sprawie.

jak wyżej jak wyżej SCT to bezsens j/w j/w

############### Strefa powinna być tylko dookoła plant Strefa powinna być dookoła plant Wymagania powinny być obniżone do euro 3 dla diesla i benzyny To dobre rozwiazanie
############### Oprócz strefy SCT miasto powinno wprowadzić opłaty parkingowe również w weekend Diesel po 2030 roku norma euro 5 Dla mieszkańców 10 lat Ok Oprócz mieszkańców powinno dotyczyć tylko aut zabytkowych 
############### Strefa powinna obejmować tylko centrum tj wewnątrz alei Trzech Wieszczów i Dietla. Tylko ścisłe centrum Krakowa.  Po kilku latach można myśleć o niewielkim rozszerzeniu. Po pierwsze trzeba zmienić sktrot strefy na s.c.t. pisanie z majuskuly sztucznie nobilituje ten twór.  Strefa czystego transportu jedt tym samym czym droga jednokierunkowa, parking 

podziemny czy toaletawolostohaca. Bez przesady by to wszystko traktować z zadeciem. 
5 lat dla obecnych stałych mieszkańców Krakowa oraz 10 lat dla osób urodzonych w 
Krakowie.  Nie moze byc zrównywania rodowitych Krakauerow i nowoprzybyły h tzw 
"słoików ".

jedt zle. To tak jakby za potrącenie pieszego można by zapłacić z OC. Jest konieczność rozróżnienia pomiędzy rodowitym Krakowianiniem i przyjezdnymi. Osoby nieurodzone w Krakowie poeinny miec 
ograniczone prawa. Nie można np dopuścić do sytuacji ze do kandydowania na prezydenta dopuszczono nie tylko osobę z innego miasta 
ale wogole z innego kręgu kulturowego. (Priwislanskij Kraj). Taka osoba mozne nawet myśleć cyrylica. Nie wolno dopuszczać do 
powtarzania takich precedensów. 

############### . . . 5 lat niby sporo, ale nadal jest to wspieranie konsumpcjonizmu i jeśli danej rodzinie nie 
jest potrzebny nowszy samochód to kupno wiąże się z wyższym carbon footprintem niż 
sama emisja ze starego samochodu.

Trochę hipokryzja, czyli nie chodzi jednak o ekologię tylko jak zwykle- o pieniądze. Studenci z reguły nie są mieszkańcami Krakowa, a jeśli już stać ich na jakiś samochód to na pewno jest to stary samochód 

############### Jest to ogólnie zły pomysł wprowadzania SCP. Ten program powinien być wprowadzony na poziomie całego państwa a nie wyróżnionych miast:
- Zakaz importu starych samochodów.
- Sprawdzanie (pod czas przeglądów) prawidłowej pracy system oczyszczania spalin.

Jednego szpitalu w Prokocimiu i Park and Ride na Górce Narodowej są za mało. 
Są inne miejsca, które powinny być dostępne dla każdego - wszyscy parkingi P+R, zwiększenie ilości parkingów P+R (obok wszystkich 
pętle KMK na obrzeżach miasta).  

Mógłbyś mieć więcej sumienia. Bierzcie przykład z Niemców? A czy mamy ten sam poziom dochodów?
Dla diesli wystarczyłoby EURO 5. Główne żeby system oczyszczania spalin nie był usunięty. 
Moje Volvo V50 1,6D 2008r EURO 4 nawet nie śmierdzi, chociaż mam układ wtrysku mocznika.

Pozytywnie.

############### Granica powinno być stare miasto tylko!! Jest to beznadziejna propozycja Doprowadzicie do biedy ludzi auta z DPF spełniają normy!!! Minimalnie 10 lat do 15 Tragedia kogo będzie stać płacić 500 na miecha!!!! Każda jest beznadziejna 
############### Tak zapoznałem się, nowa forma sct jeszcze bardziej uderza w najbiedniejszych mieszkańców Co z tego jak gdzie indziej nie dojadę. Do innych szpitali, do pracy, po zakupy itd Uważam że sct nie powinno dotyczyć mieszkańców z już zarejestrowanymi samochodami przed wprowadzeniem sct Uważam że auta już kupione i użytkowane przez mieszkańców nie powinny podlegać sct To nic innego jak wyciąganie od najbiedniejszych mieszkańców pieniędzy pod przykrywką ekologi Jeszcze auto osobowe wymienię na starego beznyniaka, obecnie mam diesla z 2015 ale z sct powinny być wyłączone wszystkie auta 

dostawcze i ciężarowe dzięki którym ludzie mają pracę i utrzymują rodziny 
############### Aleje trzech wieszczów, Dietla,grzegorzecka, powstania Warszawskiego, Lubicz,pawia czyli tzw druga obwodnica Pomijając temat granicy SCT, która powinna być na drugiej obwodnicy skoro już jest zmuszanie do wprowadzenia takich stref z 

których zachód narzucający nam to się wycofuje to każdy wlot dożynkowa, glogera, Łokietka, jasnogórska, pasternik,Balicka,krolowej 
Jadwigi, księcia Józefa, tyniecka itd wokół miasta tylko gdzie te parkingi?

Może dopłaty 80 procent do nowych samochodów  dla mieszkańców Krakowa i całego województwa bo jakoś muszę do pracy dojechać,wcześniej już drakońskie dla biednych ludzi czyli 
Polaków wymagania z odrzuconej ustawy zostały zaostrzone,kto w konsultacjach zaproponował wyższe normy napewno nie mieszkańcy 

No przynajmniej dla wszystkich dojeżdżających do pracy w Krakowie Złodziejstwo, czyli chodzi o kasę A nie o powietrze Wszystkich pracujących w Krakowie 



############### Strefa Czystego Transportu niezależnie od wyznaczonego obszaru jest wyrazem dyskryminacji jednych mieszkańców (uboższych) wobec drugich (bogatszych) i jest niedemokratyczna, dlatego uważam, że nie 
należy takiej strefy (niezależnie od nazwy) w ogóle wprowadzać. Zwłaszcza, że samochody elektryczne nie są tak naprawdę ekologicznym, zrównoważonym, bezpiecznym (jak gasić?) czy opłacalnym 
transportem - skądś ten prąd trzeba wziąć i gdzieś go wytworzyć (elektrownie - emisje), a potem nie wiadomo, jak zutylizować zużyte baterie, które zrobione są m.in. z kobaltu wydobywanego w koplaniach 
przy wykorzystaniu niewolniczej pracy dzieci. Do tego samochód z taką baterią jest bardzo ciężki, co oznacza większe obciążenie nawierzchni i w efekcie częstsze remonty dróg i parkingów (czyli większe 
zapotrzebowanie na materiały oraz prąd - czyli więcej produkcji, czyli więcej zapotrzebowania na prą, czyli więcej emisji... itd.). W dodatku w trakcie niskich temperatur, które zdarzają się w Krakowie, auta 
elektryczne są zawodne. Jeśli zaś chodzi o czyste powietrze w Krakowie, to problemem nie są auta, tylko nadmierna zabudowa uskuteczniana od lat, skwery i parki znikające z przestrzeni osiedli na rzecz 
nowych bloków i bloczków oraz niemal całkowite zablokowanie korytarzy powietrznych miasta. Jeśli tego się nie zmieni oraz nie uchwali wreszcie planu zabudowy miasta, to żadne strefy Krakowowi nie 
pomogą - powietrze będzie i tak stało i się kisiło w mieście, do czego przyczyniają się zwężenia ulic i sztucznie tworzone w ten sposób korki (sztucznie obniżana przepustowość ulic Krakowa). SCT nie jest 
żadnym rozwiązaniem problemu systemowego zabetonowywania miasta przez deweloperów robiących to za zgodą włodarzy naszego miasta, dlatego też SCT jest nonsensowne (tworzy nowe problemy, a nie 
rozwiązuje już istniejącego).

Za wyjątkiem Rynku Głównego w granicach Plant, całe miasto Kraków powinno być dostępne dla każdego kierowcy. Park & Ride nie 
oferowały i nie oferują wystarczającej ilości miejsc parkingowych dla osób przyjeżdżających spoza miasta, a szpital w Prokocimiu może 
przyjąć ograniczoną liczbę pacjentów. Zablokowanie możliwości przyjazdu do innych szpitali osobom mniej zamożnym może stać się 
dla nich wyrokiem śmierci.

We wcześniejszych latach wyższe standardy emisji Euro nie istniały, więc nawet auta, które z powodzeniem mogłyby wtedy już uzyskać wyższy standard emisji Euro, były kwalifikowane 
do niższej klasy standardów, bo standardu 6 jeszcze wtedy nie było, dlatego wszystko zależy od danego samochodu, a także jego sposobu użytkowania, a nie od jego roku produkcji czy 
przypisanego standardu Euro. Już bardziej sensowny byłby system berliński, tj. w Berlinie nie ma tak restrykcyjnych wymogów, po prostu jednorazowo płaci się opłatę emisyjną, dostaje 
się plakietkę i można jeździć po mieście bez żadnych dodatkowych opłat czy zakazów wjazdu dla starszych pojazdów. Zaproponowane sztywne wymagania są po prostu krzywdzące dla 
wielu użytkowników dróg, zwłaszcza, że nie biorą pod uwagę wielu czynników (np. sposobu użytkowania i dbania o pojazd, dobrego serwisowania, masy pojazdu i całościowej emisji CO2, 
tzn. od początku (jego produkcji) do jego złomowania (utylizacja baterii?)). 

Samochód to prywatna własność. Ograniczanie mieszkańców Krakowa w dysponowaniu 
ich prywatną własnością jest po prostu wprowadzaniem komunizmu i jest sprzeczne z 
zasadami prawa własności, zwłaszcza dla tych, którzy kupowali auto w dobrej wierze 
zanim ograniczenia SCT zostały zaproponowane. Nie dość, że żyją w mieście, na które 
płacą podatki, to jeszcze nie będą mieli w nim prawa dojazdu do własnego miejsca 
zamieszkania własnym pojazdem kupionym za własne ciężko zarobione pieniądze. 
Mieszkańcy posiadający już swoje auta powinni mieć prawo użytkowania ich bez 
ograniczeń do ich zezłomowania, chyba, że radni, którzy zagłosują za zaproponowaną 
SCT i jej wymogami, z własnej kieszeni pokryją koszty nowych samochodów właścicielom 
tych aut, które będą miały zakaz wjazdu do miasta. 

Na podstawie standardu emisji Euro czy roku produkcji nie da się jednoznacznie ustalić wielkości emisji, więc wielkość emisji nie może być podstawą do naliczania opłat.
Ogólnie wprowadzenie SCT jest nonsensem.

A jeśli ktoś posiada mieszkanie w Krakowie, płaci tu podatki, ale pracuje na co dzień poza Krakowem i z tego powodu porusza się autem 
niezarejestrowanym w Krakowie - czy już zalicza się do krakowian? Czy osoby, które mieszkają w Krakowie tylko w związku ze studiami 
albo pracą, ale mieszkją na stałe poza Krakowem i tam płacą podatki - czy są zaliczane do krakowian?
Pięć lat zwolnienia to nic dla kogoś, kto mieszka w Krakowie całe życie, a nie stać go na to, by zmienić auto na droższe tylko ze względu na 
etykietę przyznaną wtedy, gdy wyższe wymagania nie istniały. Ograniczenie prawa do rozporządzania swoją własnością nabytą legalnie i w 
zgodzie z przepisami to komunizm.

############### Rynek główny Parkingi w mieście Normy euro nie pokrywają się z rzeczywistością, ważne powinno być badanie emisji spalin wykonane na skp Może 100 lat To kolejny podatek , może od razu wprowadzić opłaty na rogatkach jak w średniowieczu Ta strefa to kpina
############### Uważam, że jest zbyt obszerna, powinno się ją zmniejszyć do obszaru strefy płatnego parkowania. obszar strefy płatnego parkowania dopuszcza wiele ważnych miejsc. W wielu europejskich miastach sct jest łagodniejsza i obejmuje poprzednie niż wymienione w projekcie normy euro rozwiązanie dobre, powinno zostać wprowadzone ujdzie, choc wiele osob moze twierdzic, ze to po to, aby doic kase z mieszkancow, ktorzy potrzebuja wjechac Powinna zostać uwzględniona grupa osób powyżej 70 r.ż.
############### Każdy park&ride powstał po to żeby można było do niego dojechać i przesiąść się na komunikację miejską, czyli między innymi 

Kurdwanów czy czerwone maki
Samochody takie jak mój posiadające euro6 ale bez oznaczeń dt, ale posiadające adblue powinny mieć możliwość wjazdu pomimo że są wyprodukowane przed 2018 rokiem Okres powinien być przedłużony do 2035. Okres 5 lat jest za krótki Nic to nie ma wspólnego z ekologią. Można rozumieć, że jak ktoś zapłaci jest ekologiczny

############### Strefa powinna umożliwiać dojazd od każdego parkingu P+R oraz większej ilości szpitali. Są to miejsca kluczowe, gdzie każdy powinien mieć dostęp i nikogo nie powinno się wykluczać, co niestety ma miejsce w 
obecnej formie. Najlepszym rozwiązaniem w mojej opinii byłoby poza tym ograniczenie strefy do III obwodnicy - jest to kompromis, dzięki któremu spora część miasta nadal jest włączona w granice strefy, ale 
jednocześnie każdy mieszkaniec aglomeracji może wjechać do miasta i załatwić podstawowe sprawy. Strefa powinna pomagać, nie wykluczać.

Zapewniony powinien być dojazd do KAŻDEGO parkingu P+R, ta strefa ma dbać o czysta powietrze, a nie wykluczać ludzi, których nie 
stać na nowy samochód. Zapewniony powinien być zatem dojazd nie tylko do P+R Górka Narodowa, ale również do pozostałych P+R, 
również tych planowanych jak Bronowice, Prądnik Czerwony czy Suche Stawy. Również szpitale Jana Pawła II oraz Narutowicza są na 
tyle blisko granicy miasta, że powinien byż zachowany do niech dojazd.

Moim zdaniem ten fragment jest dobry. Jedyne co bym zmienił to moim zdaniem możliwość wjazdu starszym pojazdem po uiszczeniu odpowiedniej opłaty powinien być umożliwiony na 
stałe, nie tylko w okresie przejściowym. Kogoś może nie stać na tak duży jednorazowy wydatek jak zakup nowego samochodu, a taka opłata umożliwi załatwienie w mieście wszystkich 
spraw każdemu, nie tylko wybranemu gronu najbardziej zamożnych mieszkańców.

Ogólnie jest dobrze, ale analogicznie jak w punkcie wyżej, powinna zostać wprowadzona 
możliwość uiszczenia opłaty i poruszania się samochodem, który tych norm nie spełnia. 
Mieszkańcy mogliby liczyć na zniżkę podobnie jak w przypadku Biletu Mieszkańca na 
KMK. W efekcie każdy będzie względnie zadowolony, a miasto zyska dodatkowe źródło 
przychodu, które można przeznaczyć do dofinansowanie KMK, na które co roku brakuje 
pieniędzy.

Jest bardzo dobre, ale powinno zostać utrzymane na stałe, tak jak opisałem w poprzednich punktach, czyli opłata zostaje na stałe, a mieszkańcy mogą liczyć na zniżki podobnie jak w przypadku 
biletów okresowych KMK.

Ogólnie samochody historyczne/zabytkowe powinny być po prostu wyłączone ze strefy. Nie powinno się ograniczać możliwości poruszania 
się takimi pojazdami tylko do kilku dni w roku.

############### Segregowanie mieszkańców i przyjezdnych jest bardzo złym pomysłem. Czy ktokolwiek dokonał analizy ewentualnego spadku przychodu podmiotów prowadzących działalność gospodarczą na terenie GMK? 
Są przykłady miast europejskich, które zluzowały rygory wjazdu do SCT z uwagi na wydatny spadek dochodów samych samorządów zasilanych z podatków odprowadzanych przez przedsiębiorców. 

SCT na obszarze całego miasta z dnia na dzień to porażka. Stopniowe na osi czasu rozszerzanie strefy ma większe uzasadnienie. Na początek dla Diesli Euro 4 na okres 2 lat, następnie Euro 5 na okres kolejnych 2 lat, a po tym okresie wyłącznie Euro 6. Dla pojazdów zasilanych PB Euro 4 Wszyscy obywatele RP są równi wobec prawa. Nie ma zgody na dzielenie ludzi wyłącznie 
na podstawie miejsca zamieszkania. Doskonale wiemy, że w dzisiejszych czasach miejsce 
zamieszkania nie równa się miejscu zameldowania.  

Totalny absurd. Czy auto zanieczyszczające powietrze po dokonaniu opłaty staje się EKO, no nie!!! Z wymogów mają być wyłączone pojazdy ważnych instytucji publicznych. To znaczy jakich, na podstawie jakich kryteriów? Jeśli samorząd 
terytorialny ustala tak wyśrubowane wymagani, niech zacznie od Siebie, na koszt podatnika, a nie każe ludzi na ubóstwo motoryzacyjne.  

############### Tak. Chyba że kupicie każdemu nowy samochód. Nie każdego stać na takie rozwiązanie. Pomyślcie o innych. Może w ogóle zamknijcie szpitale. Każdy ma prawo  do dojazdu do szpitali a wy to chcecie zabrać. A szpital Narutowicza, Rydygiera, 
Jana Pawła to już nie wzięliście pod uwagę. P

Doświadczenie mam takie dlatego urzędnicy mogą jeździć starymi samochodami a zwykły mieszkaniec już nie. Trochę rozwagi i mniejszy zakres czystego transportu. A okoliczni mieszkańcy są inni czy o co chodzi?  Tak samo jak mieszkańcy pracujemy 
dojeżdżamy do pracy na terenie Krakowa. Niekiedy nie mamy komunikacji bo o to ciężko 
od strony MPK, o dodatkowe linie to mieszkańcy Krakowa powinni zmienić samochód a 
nie okoliczni mieszkańcy.

Jeśli zapłacimy to już smogu dla was nie ma. Realia Polskich urzędników. Może trochę pomyśleć niż takie durnoty wprowadzić. Nie każdego stać na Wasze propozycje. No to napewno urzędnicy dlaczego mogą a my nie ??????

############### Proszę o zmienienie wielkości strefy czystego transportu do minimum.
############### Rynek centrum, Ok 5 km z każdej strony 

wystarczy
############### Brak dofinansowania na nowe samochody. Może tak wprowadzić od miasta dla mieszkańców takie rozwiązanie? Jeżeli nie to okoliczni mieszkańcy wybiorą inne Miasta na zakupy i różne dla Krakowa wzgeldy 

finansowe takie jak np. praca. 
############### SCT powinno być od razu dla mieszkańców krakowa. SCT powinno być od razu dla mieszkańców krakowa. Są tramwaje w mieście jak kogoś nie stać na nowy samochód.

Historyczne pojazdy ok.

############### Zmniejszyć zakres do okolic centrum. Wyłączyć Nowa Hutę. Mniejsze zabudowania. Wszystkie szpitale dołączyć. Nie 2 śmieszne pomyśleć trochę. SZPIYAL NIE DLA WSZYSTKICH.? Głupie rozwiązanie mijające się z celem. Samochody osobowe a gdzie ciężarówki i autobusy? One chyba więcej mają uszkodzen. 
############### Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.

 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1.    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2.    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3.    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale 
źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy. 
Aktualna fake-ankieta to kpina z mieszkańców.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.

 Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, gdy 
nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd 
techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów nabytych 
przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać. 

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda. 

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych 
gazem ziemnym i wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły 
wjeżdżać do stref), które – biorąc pod uwagę proces ich produkcji, eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw 
kopalnych) i utylizacji – wcale nie są przyjazne dla środowiska.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

############### Centrum wystarczy. A ci jeśli nastąpi koniecznosc wjazdu samochodem niespełniających wymogów z nagłą koniecznością dojechania do szpitala innego niz 
wymienione powyżej.? Mandat kontrola? Szpital Narutowicza np. Co wtedy? Mamy szykac innego samochodu? Łamać wasze głupie 
rozwiązania? Strefa czystego powietrza ważniejsza od ludzi ? 

Zmniejszyc koniecznie rok produkcji. A co jeśli 5 lat minie. Każdy mieszkaniec dostanie od was nowy samochód? Mydlenie 
oczu 

Może cała wypłatę od razu wam oddać. Każdy przyjezdny  wybierze inne miasto i zostaniecie z gorszymi długami. Trochę rozwagi. A okoliczni mieszkańcy są inni? Tak samo odprowadzam do miasta różne składki pracujemy i utrzymujemy różne instancje. 

############### Zmodyfikować przemyśleć 
############### Żadnych granic! Przestańcie ludzi klasyfikować na lepszych i gorszych! To jest skandal żeby ograniczać swobodę przemieszczania dla jakiegoś lobby! W całej europie pali się drewnem a wy zmieniliscie 

BEZPRAWNIE normy!!!! Co będzie nastepne? 
Nikt ze złej woli nie jeździ wieloletnim autem! Standard emisji euro to kpina bo nawet najnowsze auta nie przechodzą testów w UCZCIWYCH badaniach. Ograniczanie swobód obywatelskich jest skandalem! 5 czy 10 lat to zawsze ograniczenie. Kolejny skandal. Zadłużyliście miasto pod korek i teraz znaleźliście sobie sposób na zarobek? A może powinni zacząć płacić ci co mają auta z wielkimi silnikami i palą po 10-20 litrów/100 km ? Zakaz wjazdu dla urzędników!. Zacznijcie chodzić piechotą zamiast ograniczać UCZCIWYM LUDZIOM ich swobody obywatelskie. Ciekawe ile 

jeszcze bedziecie chcieli za taki wpis do dowodu.... 
############### centrum wszystko poza centrum idiotyzm 
12.31.24 0:07:17 Nie należy wprowadzać sct w ogóle Nie należy wprowadzać sct w ogóle Nie należy wprowadzać sct w ogóle Nie należy wprowadzać sct w ogóle Nie należy wprowadzać sct w ogóle Nie należy wprowadzać sct w ogóle 
12.31.24 0:35:14 Zapoznałem się i uważam że należy ją zmodyfikować - strefa nie powinna w żadnym wypadku obejmować obszaru niemal całego miasto jak to jest obecnie proponowane, a zostać ograniczona do rejonów 

gdzie zanieczyszczenia komunikacyjne są największe oraz obszaru szczególnie cennego ze względu na walory kulturowe - moja propozycja to obszar ograniczany do II obwodnicy (al. Trzech Wieszczów, ul. 
Dietla, Al. Powstania Warszawskiego, ul. Wita Stwosza z wyłączeniem wspomnianych ulic). 

Zdecydowanie brakuje tam cmentarzy, dworców kolejowych i autobusowych (także tych gdzie znajdują się punkty przesiadkowe), 
obiektów gdzie odbywają się imprezy masowe (stadiony, Tauron Arena, EXPO Kraków - są to miejsca, które nie generują dużego 
natężenia ruchu w sposób ciągły), DPS, ośrodki zdrowia (szczególnie te zajmujące się rehabilitacją i medycyną pracy), wybrane muzea 
o szczególnym znaczeniu w skali ponadlokalnej (Muzeum Lotnictwa Polskiego, Zamek Królewski na Wawelu, Muzeum Narodowe itp.)

Biorąc pod uwagę średnią wieku pojazdów w Polsce i opierając się na przykładzie Niemiec, uważam że wszystkie pojazdy spełniające normę Euro 4 (przyniosła najbardziej skokową 
redukcję emisji w porównaniu do poprzednich) powinny zostać dopuszczone do wjazdu w obszar SCT (przy proponowanym w uchwale wariancie obejmującym praktycznie całe miasto), w 
przypadku proponowanej przez mnie II obwodnicy, zasadne jest zaostrzenie norm dla silników wysokoprężnych tj. początkowo Euro 4, w krótkiej perspektywie Euro 5 i wyżej. Ponadto, 
uważam że kryterium bazujące jedynie na roczniku i normie Euro jest nieobiektywne - pojazdy małolitrażowe, nawet te z początku lat 90 emitują porównywalne ilości zanieczyszczeń co 
największe współczesne SUV-y. Ogólnie należałoby zastanowić się nad innym mechanizmem - np. emisja NOx, CO i CO2 na km, według danych fabrycznych, a nie sztywna norma Euro - 
zdaję sobie jednak sprawę, że wymaga to opracowania właściwej metodologii i odpowiedniego sposobu weryfikacji dla każdej marki, modelu co w skali miasta wydaje się praktycznie 
zadaniem niewykonalnym. 

Mieszkańcy Krakowa powinni zostać wyłączeni bezterminowo z wymogów SCT - w 
Krakowie % mieszkańców posiadających starsze pojazdy niespełniające norm jest 
niewielki i dodatkowo stale się zmniejsza, w związku z czym sytuacja stopniowo ulegnie 
poprawie (a w sporadycznym ruchu za kilka lat pozostaną i tak tylko niespełniające norm 
warunkujących wjazd do SCT pojazdy należące do mieszkających w Krakowie 
kolekcjonerów i pasjonatów starej motoryzacji). Z moich obserwacji wynika, że problem 
stanowią przede wszystkim pojazdy z poza Krakowa. 

Jest to rozwiązanie, które moim zdaniem na dłuższą metę nie sprawdzi się, a obecnie jedynie podsyca negatywne nastroje wokół tematu SCT w Krakowie. Rodzi ono wiele pytań: skąd taka wysokość 
kwoty; czy te 500 albo 1000 złotych powoduje że samochód niespełniający normy nagle zaczyna "oczyszczać powietrze"? Uważam również, że tego typu pomysły tylko sprzyjają generowaniu 
podziałów w społeczeństwie. Powstaje więc absurd i równie dobrze można by postawić rogatki i pobierać jak jeszcze na początku XX wieku opłatę za wjazd do miasta od każdego pojazdu, albo opłatę 
za przejazd przez wybrane mosty, które skrócą drogę. 

Uważam, że takie rozwiązanie jest w zasadzie jedynym możliwym kompromisem, pod warunkiem, że ze względu na argumenty 
przedstawione w pt. 4 mieszkańcy zostaną wyłączeni z obostrzeń bezterminowo. Bezterminowo powinny zostać wyłączone również 
pojazdy zabytkowe i historyczne, ze względu na ich sporadyczny charakter eksploatacji oraz znaczenie historyczno-kulturowe. 
Wprowadzanie ograniczeń co do liczby dni zupełnie nie zda egzaminu, podobnie jak nie wyobrażam sobie samej weryfikacji ilości dni 
"przejeżdżonych". Ponadto z własnego doświadczenia wiem, że wielu kolekcjonerów ma więcej niż 1 taki pojazd, więc jeżeli będą chcieli 
"złośliwie" truć Krakowian po prostu wezmą z garażu czy placu, kolejny samochód, gdzie limit się jeszcze nie wyczerpał (sam mam 7 takich 
samochodów, a w praktyce niektóre robią po uwaga... 200-300km rocznie). Efekt żaden, a niezadowolenie tak kolekcjonera jak i szczególnie 
wyczulonych na punkcie ekologii mieszkańców rośnie. 
Zastanowiłbym się też nad kwestią pojazdów należących do małych przedsiębiorców (działalność jednoosobowa, lub 2-3 pracowników, 
małe sklepy osiedlowe, pracownie itp.), dla których zakup samochodu jest często jednym z największych kosztów jakie ponoszą zakładając 
działalność (konieczność wymiany samochodu na już może spowodować likwidację wielu małych biznesów), a jednocześnie pełnią oni 
bardzo ważną rolę w funkcjonowaniu organizmu miasta. W odniesieniu do dużych firm - zajmujących się np spedycją, transportem 
przesyłek, a także przewozem osób nie miał bym skrupułów, bo np. większość z pasażerskich busów wjeżdżających do Krakowa z gmin 
ościennych jest w stanie dalekim od ideału. 

12.31.24 1:05:05 Zmniejszyć z euro 6 na euro 5. Wyłączyć większy obszar. Nie róbmy całego Krakowa rejonu takie jak Kurdwanów, Swoszowice i w okol Krakowa wyjęte. Euro 5 dla diesla i euro 3 dla benzyny Ok Ok
12.31.24 1:49:31 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 

wszystkich ograniczeń
Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 

zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

12.31.24 1:49:46 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.31.24 1:49:59 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.31.24 1:50:12 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.31.24 1:50:24 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.31.24 1:50:37 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

12.31.24 1:50:49 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.31.24 1:51:01 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

12.31.24 1:51:13 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

12.31.24 1:51:25 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.31.24 1:51:44 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.31.24 1:51:57 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.31.24 1:52:13 Strefa powinna być na płycie Rynku Głównego Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.31.24 1:52:25 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

12.31.24 1:52:38 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, dla mnie to wszystko jedno Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

12.31.24 1:52:51 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

12.31.24 1:53:04 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

12.31.24 1:53:17 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

12.31.24 1:53:30 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo na Rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 1 lub Euro 2 to maks co jest do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.31.24 1:53:45 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

12.31.24 1:57:15 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.31.24 1:57:28 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.31.24 1:57:45 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

12.31.24 1:57:58 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.31.24 1:58:10 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

12.31.24 1:58:23 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.31.24 1:58:38 Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

12.31.24 1:58:54 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

12.31.24 1:59:07 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

12.31.24 1:59:23 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

12.31.24 7:49:09 max wewnątrz II obwodnicy powinien być dłuższy okres bzdura emeryci
12.31.24 7:50:56 Uważam że SCT w Krakowie powinna obejmować obszar drugiej obwodnicy Propozycja jest ok Propozycja jest ok Propozycja jest ok Propozycja jest ok Bez względu na poziom emsji spalin samochód w którym jest osoba niepełnosprawna kierowca bądź pasażer powiniem mieć możliwość 

jeżdżenia w strefie
12.31.24 8:22:48 Brak Strefy Czystego Transportu w całym obszarze miasta. Takim obszarem powinno zostać objęte całe miasto Kraków, nie powinno być żadnej strefy czystego transportu. Nie powinno być żadnych wymagań, wszyscy mają prawo poruszać się takim pojazdem na jaki go stać na chwilę obecną. Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość poruszania się swoim pojazdami bez 

żadnych ograniczeń czy to czasowych, ze względu na wiek pojazdu czy jego emisję spalin.
Źle, każde auto ma prawo się poruszać po mieście Kraków bez względu na wielkość emisji. Wszystkie pojazdy powinny mieć możliwość wjazdu do miasta Krakowa i poruszania się po nim bez ograniczeń. Starsze samochody i tak z 

biegiem lat same się wyeliminują ze względu na zużycie. 
12.31.24 8:37:17 może być jest ok może być można wydłużyć jest dobre ok
12.31.24 9:04:12 1 obwodnica. Nie jest dobra propozycją,  bo strefa na całe.miasto jest niedorzeczna. Na wzór niemiecki zielona naklejkę  powinny.miec auta z euro1, po przejściu badań. Bez limitu. Żadnych opłat,  bo oznacza to , że za pieniądze  starsze auto nagle staje się  "eko". To hipokryzja i podwójne standardy. Propozycja 50 dni wjazdu dla zabytków  i historycznych jest nie do przyjęcia. Powinny wjeżdża bez ograniczeń.  
12.31.24 9:04:33 brak uwag dobry pomysł euro 5 dla diesla, euro 4 dla benzyny. 5 letni okres ochronny dla mieszkancow, wnikliwe sprawdzanie spalin podczas przeglądów i wyrywkowo przez policję, celem wyeliminowania 

pojazdów dymiących i spalających olej, w których nie może być mowy o spełnianiu jakichkolwiek norm. Kara 10 tys. zł za wycięcie katalizatora lub filtra dpf
Diesel: 7 lat dla euro 4, 5 lat dla euro 3, 2 lata dla pozostałych. Benzyna: 7 lat dla euro 3, 
3 lata dla pozostałych. 

Tak, ale bez możliwości wykupienia abonamentu. Kierowca powinien kupować każdorazowo wyłączenie na konkretny dzień, aby nie było to dla niego wygodne, aby nie zapomniał po dokonaniu np 
zlecenia stałego w banku. Opłata dzienna 80zł

Zabytkowe tak, ale powinny być sprawne czyli takie jakie opuściły fabrykę, (nie dymiące) czyli z zakazem wycinania katalizatorów itp.

12.31.24 9:07:51 Granica strefy tylko ścisłe centrum miasta Gdy granica sct będzie w ścisłym centrum ten problem już nie wystąpi Samochody spełniające co najmniej  normę Euro 4  mogą wjechać do ścisłego centrum miasta  diesle i benzynowe Mieszkańcy Krakowa bez zakazu wjazdu do strefy bezterminowo 
12.31.24 9:18:56 Absurdalny pomysł by SCT wprowadzać na terenie całego miasta utrudniając życie i pracę , nie ma chyba miasta w Europie z takimi ograniczeniami . JESTEM PRZECIWKO SCT W KRAKOWIE 
############### ile razy trzeba powtarzać. Ścisłe centrum. wszystkie obwodnice powinny być dostępne wraz z parkingami przy nich (Kraków ma 4 przypominam) zakaz wjazdu dla wszystkich pojazdów, napędzanych - hamulce też zanieczyszczają - tak urząd miasta też bez samochodów. Zapraszamy na rowery ok, tylko wielkość strefy jest problemem nie to. świetny pomysł na karanie biednych za bycie biednymi. A może niech koszty będą od wartości pojazdu, co? -
############### Tak. Wyłączenie mieszkańców z jakichkolwiek wymogów do roku 2030 jest błędem. Należy wprowadzić dodatkowe wymogi, zgodnie z poprzednią uchwałą o SCT: Euro 5 dla samochodów benzynowych oraz 

Euro 3 dla samochodów z silnikiem diesla od 1.7.2026. Wymogi te powinny dotyczyć i mieszkańców i przyjezdnych, bez możliwości opłat za wjazd samochodem niespełniającym tych wymogów. Przepisy te 
zostały przyjęte kilka lat temu i mieszkańcy zdążyli już się z nimi zapoznać. Nie ma powodu aby od nich odchodzić. 

To jest stanowczo za długi okres. Poza wprowadzeniem wymogów Euro 3 i Euro 5, 
wyłączenie dla mieszkańców w przypadku Euro 4 i Euro 6 należy ograniczyć do 3 lat, do 
2028 roku. 

Należy ograniczyć możliwość wjazdu za opłatą do 2 lat. Jak wyżej - mieszkańcy i przyjezdni powinni musieć spełniać wymogi Euro 5 dla diesla i Euro 3 dla benzyny od 1.7.2026 bez możliwości 
opłat. Okres wyłączenia dla mieszkańców w przypadku Euro 6 dla diesla i Euro 4 dla benzyny powinien być skrócony do 3 lat. Okres 
możliwości wjazdu za opłatą powinien być ograniczony do 2 lat.

############### Nie Nie Nie Tak
############### Granice strefy są ok Pojazdy mieszkańców zakupione przed wejściem w życie strefy powinny być wyłączone 

bezterminowo. Nie można nikomu zabraniać dojazdu już posiadanym autem do 
własnego garażu - sprzeczność z art. 64 Konstytucji. Poza tym to krzywdzi seniorów, 
których nie stać na nowsze auta a jeżdżą rzadko.

Bardzo dobre i powinno być na stałe!!!! Nie tylko na 3 lata

############### Należy zrezygnować z niej lub ograniczyć do minimum z minimum np. w obszarze ścisłego centrum miasta. Miasto jest dla ludzi, my tu żyjemy i chcemy funkcjonować normalnie. Musimy zawozić dzieci do 
szkoły, na zajęcia, na zakupy, do pracy. Czy miasto zapewni mi bezpośredni autobus z Zakrzówka na Bronowice Wielkie abym mógł dojechać do pracy nie musząc korzystać z 3 przesiadek?!?!?!?!? Czy miasto 
zapewni mi bezpośrednio autobus spod domu do sklepu tak abym mógł przewieźć 4 zgrzewki wody i nie musiał sobie przy tym wypluwać żył próbując to przetransportować? SKANDAL I PROSTRY PRZEPIS NA 
WYLUDNIENIE SIĘ MISATA. 

BARDZO MNIE CIESZY ŻE KTOŚ Z GŁEBOKIEJ **** DOJEDZIE DO NASZEGO SZPITALA TYLKO CZY JEŚLI JA, MIESZKAJAC NA RUCZAJU TEZ 
BEDE MOGŁ DOJECHAĆ DO TEGO SZPITALA MOIM SAMOCHODEM EURO5?!?!??! CZY DOSTANE MANDAT ZA TO ZE NIE POJECHAŁEM 
DWOMA PRZESIADKAMI (ZGODNIE Z JAKDOAJDE= 45MINUT JAZDY) ZEBY PILNIE ODIWEDZIĆ KOGOS BLISKIEGO?! ŻYCIE PISZE RÓŻNE 
SCENIARIUSZE NIE KAŻDE JEST USĄŁNE RÓŻAMI POZAWLAJACYMI JEŹDZIĆ Z JEDNYCH PERYFERII DO DRÓGCH 3 PRZESIADKAMI 
ZACHACZAJAC WAWEL I RYNEK. CZASAMI CZŁOWIEKOWIE SIE SPISZY ;)))))))))))))))))))))))

Propozycja jest skandaliczna. średni wiek samochodu jest niższy niż to co państwo proponują na start. Propozycja złodziejska i bezczelna. Jeśli samochód ERUO5 jest trucicielem to jak to 
ze zapałce wam 500zł HARACZU zmieni jego toksyczne spaliny? Xhodzi o ekologie czy o moje pieniądze?!?!?! BANDA ZŁODZIEJI. JESLI SAMOCHÓD PRZECHODZI BADANIA TECHNICZNE TO 
NAJWIDOCZENIEJ JEST SPRAWNY DO JAZDY. JEŚLI JEST KOPCUCHEM PORSZE GO NIE DOPUSZCZAĆ DO RUCHU A NIE TWORZYĆ PSEŁDO STREFY HARACZU!

Świetnie, proszę przekazać prezydentowi, łaskawcowi ze go w podzięce za to pocałuje w 
d. Jesteście zbyt dobrotliwi dla nas zwykłych robaków! Mam propozycje kolejne dobroci 
dla nas (zwierząt) że przez okres pierwszych 10 lat nie będziecie nas rozstrzeliwać gdy nie 
wejdziemy do tramwaju na was rozkaz.

SKRAJNE ZŁODZIEJSTWOOOOOOOO. TRUCICEL PRZESTAJE BYĆ TRUCICIELEM JAK WAM RZUCI ZA TO 5ZŁ??? MOZE WPORWADZMY PRZEPIS ZE MORDERSTWO JEST KARANE NO CHYBA ZE ZAPŁACISZ 
MILION ZŁOTYCH. CHODZI O EKOLOGIE CZY O NASZE PIENĄDZE?! STOP EKOTERRORYZMOWI. 

do listy wyjątków dopisałbym WSZYSTKICH OBYWATELI GDYŻ KAŻYD JEST RÓWNY WOBEC PRAWA - I TEN KTÓRY JEZDZI SAMOCHODEM ZA 
10TYS I TEN Z SAMOCHODEM ZA 750TYS. MAMY TAKIE SAME PRAWA PRACOWAĆ , ŻYĆ I ABY TO ROBIĆ MUSIMY SIĘ PRZEMIESZCZAĆ. NIE 
KAZDY NA TYM ŚWIECIE JEST SAMOTNYM 20 LETNIM SINGLEM. NIE KAZDY MOŻE SOBIE POZWOLIĆ NA PRACE ZDLANĄ. NIE KAŻDY MOŻE 
SOBIE POZWLIĆ DOJEZDAĆ DO PRACY Z 3 PRZESIADKAMI. NIE KAŻDY MIESZKA 300M OD SZKOŁY W KTÓREJ UCZĄ SIĘ JEGO DZIECI. W 
WIEKSZOSCI PRZYPADKÓW PO PORASTU SZYBCIEJ JEST NAWET STAĆ W TYM MIESCIE W CHRENDALNYCH KORKACH NA BEZSENSOWNYCH 
ZWĘRZENIACH NIŻ DOJEDZAĆ PÓŁ DNIA NIESPRAWDNĄ KOMUNUNIKACJĄ! S K A N D A L ! ! !



############### Oficjalnie podawany powód wprowadzenia SCT w Krakowie to przekroczenie NO2 (dwutlenek azotu) mierzony na stacji przy al. Krasińskiego.

Normy EURO określają maksymalną emisję NOx czyli mieszaniny tlenków azotu, na którą składają się:
- tlenek diazotu (nazwa Stocka: tlenek azotu(I); podtlenek azotu, gaz rozweselający), N2O,
- tlenek azotu (nazwa Stocka: tlenek azotu(II); monotlenek azotu), NO,
- tritlenek diazotu (nazwa Stocka: tlenek azotu(III)), N2O3 – w którym jeden atom azotu jest na formalnym stopniu utlenienia IV a drugi II,
- dwutlenek azotu (nazwa Stocka: tlenek azotu(IV); ditlenek azotu), NO2,
- tetratlenek diazotu, N2O4,
- pentatlenek diazotu (nazwa Stocka: tlenek azotu(V)), N2O5,
- tritlenek azotu (nazwa Stocka: tlenek azotu(VI)), NO3,
- heksatlenek diazotu, N2O6.

Czy miasto dysponuje danymi pokazującymi rzeczywistą emisję NO2 przez konkretne pojazdy?
Mam duże wątpliwości czy wprowadzenie takich ograniczeń coś zmieni w jakości powietrza, a będzie to duża uciążliwość dla mieszkańców Krakowa i nie tylko.

############### Oczywiście że należy zmodyfikować. Wystarczy strefą SCT w obecnej propozycji norm objąć ścisłe centrum czyli tzw. pierwszy ring. Reszta Krakowa powinna mieć normy o punkt niższe czyli E5 na diesla i E3 dla 
benzyny. Pozwoliłoby to dostać się do pracy tysiącom osób np. poprzez dojechanie do parkingów komunikacji MPK a jednocześnie nie zanieczyszczając powietrza z takimi normami. Już właśnie pandemia 
pokazała że przy minimalnym ruchu samochodowym smog był czyli samochody nie są przyczyną smogu. 

powinien być szerszy obszar tak jak wypisałem w pytaniu pierwszym. W propozycji brakuje obszaru od wschodu gdzie można wjechać 
i zaparkować. Np jadąc od brzegów nie ma jak zostawić auta i przesiąść się na komunikację. Jadąc od Wieliczki także nie bo SCT 
wyznaczone jest po obwodnicy. To jest wykluczenie ludzi z dojazdu do pracy 

Doświadczeniem jest pandemia która pokazała że niewielki ruch w Krakowie się odbywał a smog był i były przekroczenia norm. Czyli samochody nie są znacznym winowajcom smogu. 
Proponowałbym obniżenie norm dla diesla do E5 lub posiadania prócz katalizatora jeszcze DPF-u. Tysiące osób w ten sposób dojedzie jeszcze do pracy w Krakowie i nie zanieczyści 
powietrza.

uważam że opłata miesięczna jest za wysoka. Okazjonalnie można zapłacić ale jak ktoś pracuje nawet z daleka od centrum to 500 zł/mc to bardzo duży wydatek. To są dodatkowe duże koszty 
dojazdu które trzeba ponieść jak sie pracuje w KRK i to spowolni odkładanie na nowsze auto.

############### Zawęzić do obszaru Starego Miasta. Euro IV tak jak w Niemczech. Naturalna wymiana przy kolejnej rejestracji. Jest to totalny absurd. Cała propozycja SCT jest wzięta z Monty Pythona.
############### wprowadzić jak jest w projekcie wprowadzić jak jest w projekcie wprowadzić jak jest w projekcie wprowadzić jak jest w projekcie wprowadzić jak jest w projekcie wprowadzić jak jest w projekcie
############### Strefa powinna obejmować tylko dzielnice Stare Miasto Wszystkie parkingi P&R i na terenie miasta Krakowa Standardy są zbyt restrykcyjne Wyłączeni powinni zostać także mieszkańcy gmin podkrakowskich Lepszą taka alternatywa niż żadna. Pojazdy mieszkańców gminy podkrakowskich również powinny być wyłączone.
############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut już posiadanych jak i 
tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej cholery.

Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

############### Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

############### Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

############### Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

############### Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale 
źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1.    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2.    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3.    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 

Przypominając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są 
wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.

 Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, gdy 
nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd 
techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów nabytych 
przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych 
gazem ziemnym i wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły 
wjeżdżać do stref), które – biorąc pod uwagę proces ich produkcji, eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw 
kopalnych) i utylizacji – wcale nie są przyjazne dla środowiska.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest zupełnie bezpodstawne i nieetyczne. 

############### Centrum miasta Szpitale, szkoły,urzędy,centra handlowe Euro 3 I gmin ościennych Nie ma związku z czystym powietrzem, tylko kolejny podatek. Przepisy powinny dotyczyć wszystkich bez wyjątku, nie dzielmy ludzi na lepszych i gorszych.
############### Należy zrównać wymagania odnośnie aut z silnikami diesla i benzynowymi. Samochody benzynowe z euro 4 nie mają określonej emisji cząstek stałych - co czyni je potencjalnie bardziej szkodliwymi niż diesle.

Należy urealnić kontrolę pojazdów: wiele nowszych aut ma wycięte filtry DPF i GPF i trują dużo bardziej niż auta starsze ale kompletne. Kontrolę mają być realne a nie tylko nominalne.

Należy zrównać wymagania odnośnie aut z silnikami diesla i benzynowymi. Samochody benzynowe z euro 4 nie mają określonej emisji cząstek stałych - co czyni je potencjalnie bardziej 
szkodliwymi niż diesle.

Należy urealnić kontrolę pojazdów: wiele nowszych aut ma wycięte filtry DPF i GPF i trują dużo bardziej niż auta starsze ale sprawne/kompletne. Kontrolę mają być realne a nie tylko 
nominalne.

Tego typu rozwiązanie rodzi wątpliwość czy celem jest czyste powietrze czy zyski. Może lepiej wprowadzić ograniczenia ilości dni w strefie. No euro 5 10 dni/ miesiąc. Na liście wyjątków powinny się znaleść pojazdy ratownictwa medycznego wprost. 
Pytanie co z autobusami, śmieciarka mi i podobnymi.  5 lat dla nich to niewiele. Co z samochodami policji?

############### Najlepiej usunąć cały projekt centrum miasta najlepiej nie powinno ich być spaliny nieznacznie wpłyną na zanieczyszczenie powietrza w krk najlepiej zakazać kopcenia węglem w całej małopolsce Dla krakowian powinno być całkowite wyłączenie od SCT czyli zarejstrowanie auta i 
możliwość jazdy bez ograniczeń 

bardzo słabe strefa jak już powinna być zlikwidowana a jeśli jest to niemożliwe to 1 000 000 pouczeń dla danego samochodu  po roku się odnawia krakowianie powinni jeździć jak nam się podoba bez ograniczeń 

1.1.25 11:51:55 Jestem przeciwko wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu. Jeżeli już musiałaby zostać wprowadzona to jedynie ścisłe centrum miasta. Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum miasta, a nie peryferyjne osiedla. Jestem przeciw SCT. Jeżeli już to Euro1 dla benzyny i Euro4 dla diesla. Strefa powinna być jedynie w ścisłym centrum Krakowa. Zaproponowana kwestia jest 
niezgodna z konstytucją, łamie zasadę równości wobec prawa wszystkich obywateli bez 
względu na miejsce zamieszkania itd.. jednym słowem bubel prawny.

Jestem przeciw SCT. Nie powinno być żadnych ograniczeń. Ludzie nie jeżdżą z wyboru starymi samochodami. Będą więcej zarabiać, życie stanie się tańsze, to oni 
również kupią sobie nowsze auto. Na razie zapowiada się na dyskryminację biednych.

1.1.25 12:03:43 Strefa SCT powinna obowiązywać w strefie płatnego Parkowania A . normy jakie powinny obowiązywać od 1 lipca 2025r. 
 dla Diesla rok produkcji 2010 lub euro 5 , benzyna rok produkcji 2005 lub euro 4 . 
  następny etap od 1 lipca 2028 : dla diesla rok produkcji 2016 lub euro 6 , dla benzyny rok produkcji 2005 lub euro 4

uważam iż takie rozwiązanie jest dzieleniem obywateli . Jeśli samochód nie spełnia warunków nie powinien być wpuszczany do strefy . jest to hipokryzja samochód który nie spełnia warunków po 
wniesieniu opłaty spełnia .

1.1.25 12:32:22 Jeśli już to granice SCT winny znajdować się w ścisłym centrum Krakowa. Objęcie niemal całego Krakowa jest bezsensownym działaniem, które nie prowadzi do żadnych zysków ekologicznych a tylko pogłębi 
chaos i problemy w każdej dziedzinie życia.  

To niczego nie rozwiązuje.  Przerost ambicji w kraju gdzie średnia wieku samochodów to 15,9 lat.  Zaproponowane normy dla samochodów są nieprawdopodobną nadgorliwością !!! W Austrii z wysoką kulturą ekologiczną do jazdy w większości stref wymagana jest przynajmniej norma 
EURO 3 gdzie średnia wieku pojazdów osobowych to zaledwie 8,5 roku. ( w Polsce 15,9 lat)  

Jeśli Pan Prezydent myśli, że wyborcy zapomną przed upływem 5 lat (kiedy to odbędą się 
wybory Prezydenta miasta) o jego nadgorliwych pomysłach to jest w błędzie. 

Lepiej powiedzcie otwarcie, że szukacie pieniędzy niż, że dbacie o ekologię. Od opłaty czyściej się nie zrobi.  Nieprawdaż ? Om ile mi wiadomo Kraków nie ogłosił niepodległości więc nie widzę powodu do dyskryminacji kierowców z innych rejonów Polski. 

1.1.25 12:45:21 Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom , władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – 
tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale 
źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1.    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2.    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3.    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym 
środku al. Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale najpierw źródła tego stanu rzeczy i potencjalne 
narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Nie zostały przedstawione żadne dowody na twierdzenia urzędników – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy 
jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale najpierw źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nigdy nie powinien być poszkodowany przez zmiany prawa w 
sytuacji, gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające 
przejść przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć 
pojazdów nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych 
gazem ziemnym i wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły 
wjeżdżać do stref), które – biorąc pod uwagę proces ich produkcji, eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw 
kopalnych) i utylizacji – wcale nie są przyjazne dla środowiska.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne

1.1.25 13:34:34 Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie 
normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny najpierw zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowi

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1.    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2.    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3.    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nigdy nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, 
gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść 
przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów 
nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych 
gazem ziemnym i wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły 
wjeżdżać do stref), które – biorąc pod uwagę proces ich produkcji, eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw 
kopalnych) i utylizacji – wcale nie są przyjazne dla środowiska.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

1.1.25 14:02:20 Obszar Starego Miasta Wszystkie miejsca poza obszarem Starego Miasta Proponowane zmiany są zbyt drastyczne. Wiek auta nie ma znaczenia jeżeli auto by spełnialo kryteria euro 2 dla benzynowego i euro 4 dla diesel. Tak powinno być zmienione, mieszkańcy mający już zarejestrowane auta nie powinni być 
obciążeni tymi zmianami.

Bez sensu bo to oznacza, że jest strefa a jokoby jej nie było. Dlatego strefa powinna obejmować tylko Stare Miasto z zakazem wjazdu samochodów tak jak to jest obecnie, uniknie to zamieszania i 
niezadowolenia społecznego.

Należy utworzyć strefę w obrębie Starego Miasta i utworzyć grupę pojazdów dla tego obszaru tj. mieszkańcy, służby, dostawcy.

1.1.25 16:37:01 Strefa niepodobna wykluczać najbardziej zakorkowanych miejsc. Nie powinny być dopuszczone do wjazdu
1.1.25 17:57:35
1.1.25 18:12:41 Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 

jakichkolwiek obostrzeń
Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 

zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

1.1.25 18:12:54 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

1.1.25 18:13:09 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

1.1.25 18:13:26 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

1.1.25 18:13:45 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

1.1.25 18:14:12 Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

1.1.25 18:14:26 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

1.1.25 18:14:42 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

1.1.25 18:14:56 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

1.1.25 18:15:12 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!



1.1.25 18:15:30 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

1.1.25 18:15:47 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

1.1.25 18:22:07 Jestem przeciwna strefie czystego transportu Proszę wziąć pod uwagę również bliskich , osoby w podeszłym wieku które nie wsiądą do tramwaju by odwiedzić rodzinę w Krakowie Te wymagania nie są do przyjęcia Nie można mieszkańców zmuszać do zakupu nowych aut a tym bardziej podawać okres 
5 lat by mogli się poruszać samochodami które nie spełniają wymogów STC

Złe , następny haracz krakowski Ogólnie STC dla Krakowa jest zagrożeniem dla zwykłych mieszkańców . 
Nie dla STC  Mieszkańców na to nie stać !!!

1.1.25 18:28:30 Powinna obejmować tylko strefę ścisłego centrum, czyli strefę parkowania A. Jest to krzywdzące i mało inteligentne ze strony władz, że chcą usilnie objąć SCT cały obszar Krakowa, gdzie inne miasta np. 
Warszawa, zachowały zdrowy rozsądek i obejmują mniejszy obszar. Za granicą np. w Niemczech już zauważyli, że to nie działa i mówią głośno o chęci wycofania się z takich stref.

Standard nie odnosi się do rzeczywistości - są błędy w CEPIK-u. Obywatel nie powinien kosztów finansowych błędu urzędnika. Mieszkaniec płacący podatki w tym mieście w ogóle nie powinien mieć ograniczeń, 
zwłaszcza jeśli auto przechodzi badania techniczne i jest dopuszczone do ruchu.

Bez sensu...znaczy jak płaci to nie truje. Krakowianie w ogóle nie powinni mieć ograniczeń. Płacimy tu podatki, a nie każdego stać, żeby sobie wymienić samochód na nowy. Pytanie 
kto pokryje koszty spadku wartości aktualnie posiadanych aut (np. diesel z 2015). Tłumaczenie, że możemy sprzedać samochód ludziom 
spoza Krakowa to nie jest wyjście (może lepiej płacić podatki gdzie indziej). 

1.1.25 18:32:09 II obwodnica II obwodnica, a poza nią swobodny wjazd Euro 2 benzyna, Euro 4 diesel plus samochody historyczne i zabytkowe powinny mieć wjazd do strefy Samochody należące już mieszkańców powinny mieć możliwość poruszania się po strefie 
bezterminowo, nie można zmuszać kogoś do pozbycia się samochodu bo do zakupu 
nowszego będzie musial sporo dołożyć. Czy miasto będzie dofinansowywać wymianę?

Dla Krakowian bezterminowo, auta zabytkowe i historyczne bez ograniczeń.

1.1.25 18:43:39 Ścisłe centrum do 1 obwodnicy Jestem zainteresowany tym jakie zmiany w komunikacji miejskiej mają być poczynione w zamian i gdzie powstają wielkie centra 
przesiadkowe żeby zostawić auta poza granicą miasta bo aktualnie takiej infrastruktury nie ma w ogóle 

1.1.25 19:00:38 Na obrzeżach miasta powinny być duże parkingi typu P&R wyjęte z SCT tak, żeby każdy miał możliwość komfortowo dojechać do miasta i przesiąść się na tramwaj/autobus/pociąg. Na ten moment istniejące 
P&R wraz z drogami dojazdowymi powinny być wyłączone z SCT (np. trasa Wolbromska + 100m Pachońskiego jako dojazd do Pachońskiego P&R; Balicka + Brzezińskiego jako dojazd do Mydlniki Wapiennik 
P&R, itd.)

Wszystkie parkingi typu Park&Ride powinny być wyłączone z SCT Raczej powinno być okresowe badanie aut pod kątem zawartości spalin. To, że diesel wyjechał z fabryki na normę Euro6 to nie znaczy, że po wycięciu DPFa nadal ją spełnia... Nie powinno to wyłączenie dotyczyć radnych - oni powinni spełniać te wymagania 
najpóźniej w dniu wejścia w życie uchwały.

Rozwiązanie całkowicie absurdalne - czy celem SCT jest poprawa jakości powietrza? Ten zapis jednak sugeruje, że celem jest skok na kasę. Wyłaczenia powinny nie dotyczyć polityków wszelkiej maści. Wszyscy radni powinni spełniać założenia uchwały dwa dni przed jej wejściem 
w życie.

1.1.25 19:01:45 STC (jeśli w ogóle wejdzie w życie) - może obejmować JEDYNIE ścisłe centrum miasta (dla aut prywatnych), całe miasto może być wymagane dla komunikacji miejskiej i transportu osobowego STC -w proponowanej formie - to wykluczenie komunikacyjne ludzi spoza miasta. Wymusza używanie komunikacje miejskiej, która 
jest beznadziejna! i droga!

a jakie polskie prawo wymaga stosowania "normy" EURO ? nie ma takiej podstawy prawnej NIE! dla SCT w obesnie proponowanej forme ! - to wykluczenie komunikacyjne ! NEGATYWNIE ! wymuszanie bezzasadnej daniny ! NIE dla SCT ! w proponowanej formie !

1.1.25 19:06:28 uwazam ze nie nalezy wprowadzac tego rozwiazania zadna z propozycji nie bedzie poprawnym rozwiazaniem moje doswiadczenia wskazuja ze jest to bledna polityka uwazam ze miasto Krakow stac na znalezienie lepszego rozwiazania ta propozycja to jest przyklad ze wprowadzanie stc nie ma sensu i jest tylko droga rozwarstwienia spoleczenstwa wprowadzanie stc jest bledem i jakiekolwiek implikacje i nastepstwa tej idei np. wyroznianie jakiejkolwiek grupy spolecznej to bledna 
polityka

1.1.25 19:11:28 Uważam za bezprawne podejmowanie działań na niekorzyść osób, które wcześniej kupiły w dobrej wierze auta spełniające wówczas i obecnie (!) obowiązujące normy euro 5 diesel i 
dyskwalifikowanie aut, które są pewno o wiele mniej zanieczyszczające powietrze (toyota 2011)  niż aut starych z 2005 z normą 4 - benzyna !!!

10 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla mieszkańca miasta i w tym okresie możliwość 
wymiany auta z dofinansowaniem , rabatem ; lub możliwość modyfikacji silnika - tak jak 
miało to miejsce poza Polską, przez firmy motoryzacyjne. Dla aut, które zaliczają 
coroczny przegląd -  dożywotnia możliwość dla mieszkańca wjazdu dieslem do miasta 
posiadającym dpf i normę euro 5) ! 

krakowianie seniorzy 65+ wyłączeni bezterminowo z SCT , bez względu na rodzaj pojazdu

1.1.25 20:00:39 Jestem za wprowadzeniem ograniczenia strefy czystego transportu jedynie do centrum miasta na wysokości i obrębu plant miasta. Powinien być swobodny dojazd i parking do wszystkich ośrodków zdrowia, rechabilitacji, placówek szkolno pedagogicznych itp jak 
również urzędów sądów które są zlokalizowane w centrum miasta 

Paradoksalnie silnik diesla ma lepszą sprawność energetyczną niż silnik benzynowy. Wystarczy robić rzetelne przeglądy rejestracyjne po co tworzyć kolejne przepisy ? Dodatkowo policja 
powinna wykonywać badania spalin tak jak to kiedyś bywało. 

Powinna być darmowa komunikacja dla mieszkańców miasta co w znacznym stopniu 
ograniczy konieczność posiadania samochodu. Pięć lat i co dalej ???

Absurd, maszynka do robienia kasy dla urzędników miasta!!! Skoro nie chcecie dopuścić darmowej komunikacji dla mieszkańców to oczywiście mieszkańcy miasta ale nie do 2030 tylko dożywotnio. 
Dodatkowo jako specjalne mogą wjechać stare złomy kampery, lawety, dźwigi i inne dziady ? Powinno się dopuścić do wjazdy wszystkie 
pojazdy osób niepoelnosprawnych lub pojazdy osób dowożących je !!!

1.1.25 23:28:53 Źle rozwiązanie 
1.1.25 23:50:15 Jestem osobiście nad zmianą obszaru SCT do absolutnego minimum. Miasto zobowiązane jest do ustanowienia SCT, ale nie ma wymogów, co do obszaru jej obowiązywania i uważam, że powinna ona 

obejmować maksymalnie 1 obwodnicę, jeżeli musi już rzeczywiście być ustanowiona. SCT w proponowanych kształcie tylko w marzeniach twórców jej koncepcji nie pogorszy sytuacji materialnej mieszkańców 
Krakowa, oraz gmin ościennych. Dlatego stanowczo powinna być zminimalizowana. Jeżeli natomiast jej założenia w wyniku OBIEKTYWNYCH pomiarów przyczynią się do znacznej poprawy powietrza w jej 
rejonie można będzie zastanowić się nad jej późniejszym rozszerzeniem, bądź likwidacją.

Dlaczego od 2030 roku proponują Państwo Euro6dT, a nie Euro6, gdzie wymogi dotyczące emisji dla obu norm są takie same? Ogromna rzesza samochodów wyprodukowanych np. w 
2017 roku (Euro6), i w 2018 roku (Euro6dT) posiada identyczne silniki z identycznym oprogramowaniem sterującym jednostkami napędowymi. Tak jak napisałem wcześniej poziomy 
emisji NOx i CO2 dla obu norm są identyczne. Poza tym uważam, że tak wysokie wymogi dla Diesla są dyskryminujące dla właścicieli tych pojazdów. Osobiście uważam, że do ruchu 
powinny być dopuszczone samochody posiadające filtr cząstek stałych DPF, co było powszechne w przypadku normy Euro4.  Poza tym czy ktoś zadał sobie pytanie jak sprawny 
technicznie jest benzynowy samochód z 2005 roku już obecnie, a jak będzie sprawny 2030 roku? Założenie, że emisja 25 letniego wyeksploatowanego samochodu benzynowego (w 2030 
roku) vs. max.13 letniego diesla (2017 rok produkcji Euro6 proponują Państwo jako samochód nie spełniający norm) będzie na niższym poziomie, to jawna kpina. Proszę sobie sprawdzić 
średni wiek samochodu w Polsce i wyciągnąć stosowne wnioski, czy obywateli miasta i gmin ościennych stać na tak nowe samochody. Dodatkowo należy stwierdzić, że najmłodszymi 
samochodami dysponują w większości floty firmowe, a zwykły  obywatel z może z małymi wyjątkami porusza się najczęściej starszym pojazdem. Kto jak nie Państwo mają dostęp do 
CEPiK, aby wygenerować sobie stosowne i mam nadzieję rzetelne statystki. Zmuszanie do wymiany  "świeżych" jak na polskie i nawet europejskie standardy samochodów z silnikami 
wysokoprężnymi jest w mojej ocenie ogromną dyskryminacją. W 2021 roku, gdy zakupiłem samochód spełniający normę Euro6 nawet do głowy mi nie przyszło, że ktoś zabroni mi nim 
jeździć mimo, że jest homologowany i posiada dopuszczenie do ruchu. Osobiście bardzo dbam o stan techniczny swoich samochodów i uważam, że eliminowany z dróg powinien być 
tzw."złom", czyli samochody niesprawne, z usuniętą "ekologią", co zdarza się nie tylko w dieslach, ale też w samochodach benzynowych.  Dodatkowo w zeszłym roku przyszło mi sprzedać 
swój starszy samochód spełniający normę Euro4 i dzięki Państwa obwieszczeniu dotyczącym zakupu "starych diesli" straciłem mimo doskonałego stanu technicznego tego samochodu 
pewną kwotę, ponieważ kupujący był przygotowany do zakupu właśnie z tym argumentem (jeździ nim nadal po Krakowie). Proszę się zastanowić, czy takie podejście do szeregowego 
obywatela z pozycji siły jest właściwe? Czy ZTP jest komórką mającą ułatwiać życie mieszkańcom miasta, oraz przyjezdnym, czy utrudniającą im funkcjonowanie poprzez wprowadzanie 
oderwanych od rzeczywistości zakazów uderzających w jednostkę... Naprawdę Państwa propozycja jest nie fair wobec tych, z których podatków utrzymywani są właśnie Państwo (np. z 
moich i Żony) - nie widać w tym co publikujecie absolutnie zbytniej chęci do dialogu. Wg. mnie nawet ta ankieta jest tendencyjna.

Uważam, że pojazd zarejestrowany w Krakowie przed wprowadzeniem SCT powinien 
móc być używany dożywotnio. Tzn. do czasu, swojej śmierci technicznej wynikającej z 
naturalnego zużycia. Natomiast powinna być podjęta uchwała, która uniemożliwia 
rejestracji samochodów nie spełniających określonych wymagań dotyczących emisji 
spalin (wtedy można zastanowić się nad wprowadzeniem tego typu ograniczenia). 
Dodatkowo znam wiele osób mieszkających poza Krakowem (sam jestem mieszkańcem 
od urodzenia), których jedynym środkiem umożliwiającym sprawne poruszanie się jest 
właśnie tylko samochód. Nie wszyscy są tak dobrze sytuowani, aby spełnić wygórowane 
wymagania Państwa projektu i dodatkowo płacić coś co Państwo nazywają opłatą, a ja 
"haraczem". 

Nie wszyscy są tak dobrze sytuowani, aby spełnić wygórowane wymagania Państwa projektu i dodatkowo płacić coś co Państwo nazywają opłatą, a ja uważam, że powinno to się nazwać "haraczem", 
jeżeli coś ma podobno poprawić jakość powietrza, to rozumiem, że w tym przypadku pieniądze staną się "filtrem" i  "katalizatorem". Uważam, że należy to traktować jako hipokryzję, bo "nie" ze 
względu na eko, ale "tak" już za pieniądze...

1.2.25 0:18:44 Nie powinno być takiego wyłączenia. negatywnie. to jest rozwiązanie niemoralne. busiarze zapłacą 500zł i dalej będą truć pojazdy krakowian nie powinny być wyjątkiem. pijazdy zabytkowe-ok
1.2.25 0:26:53 Maksymalnie 2 lata Popieram, ale opłata powinna być dotkliwa.
1.2.25 1:58:13 Strefa jest zdecydowanie zbyt duża, powinna się zamknąć maksymalnie w granicach II obwodnicy. Wszystkie parkingi P+R powinny zostać wyłączone ze strefy, ponadto powinien być możliwy dojazd m.in. do szpitali, nawet 

znajdujących się w centrum miasta (np. ul. Garncarska).
Euro 1 dla pojazdów benzynowych, Euro 4 dla diesli, nieograniczony wjazd dla pojazdów zabytkowych - zaproponowane 50 wjazdów rocznie to po prostu skandal. Ponadto powinna 
zostać wprowadzona możliwość doposażenia starszych pojazdów w katalizatory i nowocześniejsze układy zasilania (np. wtrysk paliwa zamiast gaznika) - aktualnie polskie prawo w ogóle 
nie przewiduje takiej możliwości.

Wyłączenie powinno obowiązywać dla wszystkich samochodów już zarejestrowanych 
przed wprowadzeniem strefy, bezterminowo.

To rozwiązanie jest w porządku, ale zaproponowany koszt 500zl za miesiąc jest zbyt wysoki. Zwolnienie pojazdów specjalnych ma sens - umożliwia turystykę kamperami, ponadto nie będzie zmuszało do wymiany bardzo drogich 
maszyn jak np. żurawie samojezdne, wiernice, itp. 

Pojazdy zabytkowe powinny być bezterminowo zwolnione z zasad strefy, bez limitu wjazdów - pojazdy zabytkowe stanowią bardzo mały 
odsetek samochodów w mieście, ich ruch nie ma większego wpływu na stan powietrza.

1.2.25 7:32:31 Nie zgadzam się skoro mogą zaparkować na P&R lub pojechać obwodnica. Dodatkowo nie wiem na co byłyby wydatkowane te opłaty? Na walkę z zanieczyszczeniem? W jaki sposób? Uważam ze inwalidzi powinni być wyłączeni z zakazu. 
1.2.25 7:54:41 Nie powinno być strefy czystego transportu w Krakowie Wszędzie powinno sięoc dojechać samochodem bez względu na to jaki jest i jaki kto posiada. Powinno się zrezygnować z SCT w 100% Nie powinno się wykluczać ludzi których nie stać na kolejne opłaty i nowe samochody. Zbyt wąska lista. 
1.2.25 8:00:39 Wyjątki są OK, najważniejsza jest egzekucja, jeśli będzie jakąś wideoweryfikacja tablic rejestracyjnych to damy rade. Płucom moich dzieci jest wszystko jedno czy truje je samochód mieszkańca Krakowa czy 

innego miasta.
OK ale opłata musi być na tyle wysoka by zniechęcała, do tego jak zawsze egzekucja jest najważniejsza Wyjątków powinno być jak najmniej, przecież każdy z nas czytając tą listę wyjątków od razu myśli jak się na niej znaleźć!! Za chwilę 

mieszkańcy Krakowa 70+ będą właścicielami floty samochodów. Stare diesle powinny być po prostu wycięte z KRK obojętnie do kogo 
należały 

1.2.25 8:37:32 Strefa powinna zostać rozszerzona Normy powinny zostać zaostrzone 2 lata dla mieszkańców Krakowa Zdecydowanie się z nim nie zgadzam. Nie powinno być wyjatkow. Nie popieram wyjątków dla żadnych grup.

1.2.25 8:54:44 strefa czystego transportu miałaby  Krakowie sens pod warunkiem wprowadzenia w tzw. obwarzanku identycznych norm dotyczących ogrzewania jakie obowiązują w mieści. Obecne nawet jeśli w mieście 
będziemy chodzić wyłącznie na piechotę i korzystać z komunikacji publicznej niewiele się zmieni - zanieczyszczone powietrze z okolicznych gmin spłynie do miasta. 

Dojazd do każdego szpitala powinien być możliwy dla każdego samochodu. 

Należy zwrócić uwagę na skomunikowanie lokalnych autobusów w okolicznych gminach z rozkładem jazdy pociągów. Rozkład jazdy 
pociągów zmienia się co trzy miesiące i autobusy jeżdżą w godzinach nie pozwalających na przesiadkę na pociąg. Powoduje to 
konieczność dojechania na na lokalny dworzec kolejowy. 

Prawo wjazdu do STC w Krakowie powinno być wydawane na podstawie realnej emisji spalin, a nie normy określonej przez producenta. Wiele nowych rocznikowo aut ma emisję spalin 
dużo większą niż starsze modele, dobrze utrzymane. To realna emisja spalin powinna być podstawą do wydania zgody na wjazd lub odmowy. 

Centrum starego miasta Krakowa jest w tej chwili zdominowane przez turystów. Stałych 
mieszkańców jest bardzo niewielu. Miasto powinno o nich dbać, a nie sugerować po raz 
kolejny wyprowadzkę z miasta, tym razem ze względu na samochód nie spełniający 
norm SCT. 

Jest to rozwiązanie preferujące bogatych ludzi. Zwykły człowiek, który z powodów finansowych jeździ starszym modelem, ponownie zostanie dotknięty opłatami, których bogaty nie ponosi. Ślad 
węglowy zostawiany przez nowe, ogromne suwy jest często większy niż ten, który zostawia stary, niewielkich rozmiarów samochód. Należy zastanowić się jak ma wyglądać struktura miasta 
Krakowa. W tej chwili jest to miasto dla turystów i ludzi bogatych. Zwykli mieszkańcy powinni miasto opuścić, co zresztą robią. 

5 lat to bardzo krótki okres czasu. Pojazdy historyczne i zabytkowe - na żółtych tablicach rejestracyjnych powinny mieć możliwość wjazdu 
do miasta bez ograniczeń; jest ich niewiele. Zabytkowy samochód na ulicach miasta zwiększa jego atrakcyjność, a Kraków jest przecież 
miastem, które dba prawie wyłącznie o turystów, bardzo często pomijając mieszkańców. Dla turystów zabytkowe samochody to 
dodatkowa atrakcja, powinny mieć zatem nieograniczoną możliwość wjazdu, zwłaszcza na stare miasto oraz możliwość parkowania na 
preferencyjnych warunkach w strefie A. Wszystko zgodnie z zasadą dbania o turystów. 
Dodatkowo, podobnie jak w innych miastach europejskich, strefa płatnego parkowania powinna obowiązywać również w niedzielę, kiedy 
do miasta przyjeżdża się w celach rozrywkowych, zatem dodatkowa opłata za parkowanie to kropla w morzu wydatków na rozrywkę. 
Miasto dzięki temu zyskałoby dodatkowe środki. 

1.2.25 9:09:07 Przedstawione propozycje SCT są zbyt liberalne, ponieważ zawierają zbyt długie okresy przejściowe oraz za dużą liczbę wyjątków. W praktyce SCT nie zapewni jakościowej zmiany stanu powietrza w Krakowie. 
Należy skrócić okresy oraz zmniejszyć liczbę wyjątków.  

Od lipca 2026 roku samochody benzynowe mieszkańców powinny spełniać normę co najmniej Euro 3 (nawet 26 letnie samochody mogłyby wjeżdżać do strefy), a Diesle – Euro 5 
(samochody nawet 17 letnie mogłyby wjeżdżać do strefy). 

Maksimum 2 lata.  Dla osób spoza Krakowa okres, w którym mogliby płacić za wjazd do miasta samochodem niespełniającym norm powinien zostać skrócony do 2 lat – do roku 2027 Ograniczenie liczby wyjątków. 

1.2.25 9:33:29 Również mieszkańcy Krakowa powinnnjak najszybciej spełniać normy. Maksymalny 
okres przejściowy powinien wynosić 2 lata. 

Nie powinno być żadnych możliwości wjazdu do strefy dla samochodów nie spełniających norm za dodatkowa opłata. Nie powinno być żadnych przywilejów poza pojazdami zabytkowymi. Ich może dotyczyć zniesienie ograniczeń.  

1.2.25 9:34:43 Powinna obejmować całe miasto Tak Jest ok SCT powinna obowiązywać wszystkich Zakaz wjazdu bez możliwości wniesienia opłat Powinna obowiązywać wszystkich, bez wyjątku
1.2.25 10:20:39 Rozszerzyć o gminy ościenne Myślę że to skomplikuje cały system i wpłynie na jego efektywność dla samochodów osobowych z silnikiem benzynowym EURO 5

dla samochodów osobowych z silnikiem wysokoprężnym EURO 6
Bardzo złe rozwiązanie. Chodzi przecież o czyste powietrze, nie o pieniądze. Wyjątki spowodują brak efektywności działania systemu.

1.2.25 11:05:45 Uważam, że nie należy wprowadzać SCT w Krakowie. Uważam, że takie rozwiązania utrudniają funkcjonowanie zwykłem mieszkańcom. Powinniśmy się zająć upraszczaniem biurokracji a 
nie wprowadzaniem kolejnych dziwnych rozwiązań. 

Nie można ograniczać właścicielowi możliwości korzystania ze środka transportu, który uczciwie kupił, a urząd zarejestrował. Proces wymiany środków transportu następuje w sposób 
naturalny i można go przyspieszyć zmniejszając podatki a nie wprowadzając zakazy poruszana się.

Nie można ograniczać właścicielowi możliwości korzystania ze środka transportu, który 
uczciwie kupił, a urząd zarejestrował. Proces wymiany środków transportu następuje w 
sposób naturalny i można go przyspieszyć zmniejszając podatki a nie wprowadzając 
zakazy poruszana się.

Jestem przeciwko wprowadzaniu kolejnych podatków. Dodatkowo takie rozwiązanie dyskredytuje osoby mniej zamożne. Nie można ograniczać właścicielowi możliwości korzystania ze środka transportu, który uczciwie kupił, a urząd zarejestrował. Proces 
wymiany środków transportu następuje w sposób naturalny i można go przyspieszyć zmniejszając podatki a nie wprowadzając zakazy 
poruszana się.

1.2.25 11:22:32 Ten okres jest zbyt długi, proponuję utrzymanie przepisów pierwszego projektu SCT: od 
lipca 2026 roku samochody benzynowe mieszkańców powinny spełniać normę co 
najmniej Euro 3, a Diesle – Euro 5.

1.2.25 11:37:30 Nie powinno być żadnej strefy. Ona nic nie wniesie. Należy dać ludziom spokojnie żyć. A jak już chcecie robić strefy to proszę wymienić każdemu samochód. Tak każdy wg konstytucji ma prawo do dostępu do wszystkiego. Tak proszę wszystkie auta wymienić tylko na jakie bo elektryczne czerpią prąd z energii węglowej zwłaszcza te w miastach bo tam nie ma odnawialnych źródeł.proponuje dobrze to zbadać 
od produkcji przez eksploatację po utylizacja i zobaczyć jaki wyjdzie rachunek.  

Nie powinno być żadnej strefy. Emisję tak jak pisałam należy cały proces zbadać Śmieszne wyciąganie od społeczeństwa pieniędzy. Polityka zubożenia własnych obywateli. Wszystkie powinny być uwzględnione jestem przeciwna takim ustawom naruszają prawa obywateli. Edukacja społeczeństwa to słuszny 
kierunek wg mnie 

1.2.25 12:05:37 Osoby lub opiekunowie osób niepełnosprawnych
1.2.25 12:11:31 SCT to utopia która będzie kosztować najwięcej najbiedniejszych. BRAK GRANIC Część z aut przed rokiem 2006 które nie mają  EURO 4  (bo wtedy jeszcze nie istaniała) mają mniejszą emisję niż auta z EURO 6. nie wprowadzanie SCT lub odrocznnie o 25 lat
1.2.25 12:20:55 Jestem przeciwna tworzeniu SCT. Brak ograniczeń dla pojazdów. Nie powinno być SCT. Hipokryzja władz miasta. SCT to szaleństwo. 
1.2.25 12:21:18 Ograniczenie SCT tylko do starego miasta Całe miasto powinno być dostępne dla mieszkańców bez wykluczeń
1.2.25 12:23:20 Uważam, że obecne obostrzenia są wystarczające. Przesuwanie granic i zaostrzanie wymogów jest karygodne, dyskryminujące wybrane osoby oraz ograniczające wolność materialną. W związku z tym, apeluję 

o zaprzestanie realizacji nowych planów mających na celu wykluczanie osób posiadających pojazdy nie spełniające nowych, zaproponowanych parametrów.
Na całym terenie miasta powinny obowiązywać ówczesne zasady, koniec z kolejnymi ograniczeniami ! Moim zdaniem, strefa powinna zostać na starych zasadach. Prowadzenie do kolejnych 

restrykcji, to uciemiężenie dla społeczeństwa. Mówię temu stanowcze STOP!
To jest skandal. Pomijając absurd w postaci tworzenia kolejnych obostrzeń, wskazanie 50 dni jako liczby  dni jazdy po SCT wskazuje na brak kompetencji 

ustawodawców. 
1.2.25 12:23:55 strefa ograniczona 3 obwodnicą Krakowa Powinno się wykluczyć lub objąć dodatkową opłatą samochody z silnikami o dużej pojemności (powyżej 2,5l), które spełniają wymogi standardu emisji 5 lat wyłączenia jest ok, ale z zastrzeżeniem że samochody powinny spełniać min. Euro 4
1.2.25 13:22:56 Wymagania dla aut osobowych z silnikiem diesla powinny być maksymalnie na poziomie normy emisji Euro 5. Zaproponowana wysokość opłat jest absolutnie nieuzasadniona i nieakceptowalna. 
1.2.25 13:28:48 Te wyłączenia powinny obowiązywać przez maks. 2 lata. Propozycje są zbyt łagodne. Zaostrzenie norm powinno wejść w życie nie 5 lat później, lecz najwyżej rok później. I powinno być realnym zaostrzeniem, także dla benzyniaków. Władze 

miasta nie mogą ulegać małej, a krzykliwej grupie miłośników smogu.
Tego wyłączenia w ogóle nie powinno być. Dyskusja nt. SCT toczy się już bardzo długo, a 
uchwała nie wejdzie w życie z dnia na dzień. Jest dość czasu na wymianę samochodu 
(jeśli ktoś musi mieć samochód). A jeśli musi być, to najdłużej na 1 rok.

To zły pomysł, żeby można było sobie kupić prawo do trucia. Zresztą opłacalne egzekwowanie i kontrolowanie tych opłat będzie niewykonalne. Pojazdy specjalne OK. Ale zabytkowe tylko na podstawie każdorazowego, płatnego zezwolenia, np. na wystawę zabytkowych samochodów 
czy święto trabanta.

1.2.25 13:48:50 Od samego początku jestem zwolennikiem SCT, jednak ostatnia zmiana wydaje mi się nieuczciwa. Chodzi o zmianę zasad dot. silników diesla. Zmiana roczników z 2010 na 2014 i to w momencie, gdy do 
wprowadzenia strefy zostało mniej niż pół roku jest nieuczciwa, to zmiana zasad gry w jej trakcie. Uważam że powinno się pozostać przy pierwotnych zasadach, a zaostrzenie powinno następować z czasem i 
powinno zostać ogłoszone z dużo większym wyprzedzeniem niż pół roku.

To dobra propozycja skierowana do osób które mieszkają poza Krakowem a sporadycznie muszą dojechać do centrum. Jak w odpowiedzi na pytanie 1. Nie zgadzam się na zmianę zasad dot. silników diesla. Wnoszę o powrót do rocznika 2010. Skupmy się najpierw na największych "złomach" na krakowskich 
drogach, a w drugiej kolejności zaostrzajmy zasady i to informując o wiele wcześniej.

Nigdzie nie wyjaśniono co to znaczy "mieszkaniec". Czy trzeba mieć meldunek? Czy 
wystarczy płacić PIT w Krakowie? Czy samochód musi być własnością osoby która go 
użytkuje? Wiele niewiadomych... temat do poprawy.

Opłata mogłaby być zróżnicowana. Czym innym jest wjazd małego diesla z grudnia 2013, a czym innym samochodu z lat 90. Pojazdy NAPRAWDE zabytkowe mogłyby być dopuszczone, ale nie 50 razy w ciągu roku tylko mniej. Pojazdy które udają zabytkowe (bo 
prawo na to pozwala jako część kolekcji) nie powinny być wpuszczane w ogóle.

1.2.25 14:16:14 Ma nie być żadnej strefy czystego transportu!!!. To jest wykluczenie ubogich!!! Ma nie być żadnej strefy czystego transportu!!!. To jest wykluczenie ubogich!!! Ma nie być żadnej strefy czystego transportu!!!. To jest wykluczenie ubogich!!! Ma nie być żadnej strefy czystego transportu!!!. To jest wykluczenie ubogich!!! Ma nie być żadnej strefy czystego transportu!!!. To jest wykluczenie ubogich!!! Ma nie być żadnej strefy czystego transportu!!!. To jest wykluczenie ubogich!!!
1.2.25 14:18:23 Strefa 1 obwodnicy Krakowa Przedewszystkim ograniczenie dla diesli od normy EURO 6 jest okropnie krzywdzące dla mieszkańców. Diesle z normą EURO 4 to nie są przecież stare samochody. Uważam że 

maksymalne akceptowalne ograniczenie to dla Diesli EURO 4 dla benzyny EURO 3. 
Stawki są zdecydowanie za wysokie. Uderzają w najbiedniejszych, ale również wpłyną na ekonomię miasta ze względu na spadki turystyki, problemy z wjazdem pracowników firm itd.

1.2.25 14:18:28 Nikt tego nie chce oprócz zlewaciałych idiotów. Nie dla Strefy Czystego Transportu. Nie dla Strefy Czystego Transportu!!! Nie dla Strefy Czystego Transportu!!! Nie dla Strefy Czystego Transportu!!! Nie dla Strefy Czystego Transportu!!! Nie dla Strefy Czystego Transportu!!!
1.2.25 14:25:38 Granice są ok Fajnie Światowo Uważam, że to dobre podejście Super Pojazdy zabytkowe powinny bez limitu być dopuszczone do ruchu w strefie.
1.2.25 14:29:51 Strefa powinna być tylko wokół Rynku. Dojazd do wszystkich szpitali, przychodni powinien być możliwy. Nie wprowadzać SCT, środki przeznaczyć na wymianę pieców wokół Krakowa. Wszystkie zarejestrowane pojazdy powinny być zwolnione w wymogów SCT. Kraków od 

paru lat nie potrafi określić wymogów. Ludzie mają, kupują samochody i nie wiedzą czy 
będą mogli wjeżdżać, na jakich zasadach, od kiedy. Pojazd zakupiony powinien być 
wyłączony.

Bardzo wysoka opłata. Wszyscy posiadacze pojazdów do dnia wprowadzenia SCT powinni być zwolnieni z jej wymogów na zawsze.

1.2.25 14:44:09 Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie 
normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1.    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2.    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3.    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nigdy nie powinien być poszkodowany przez zmiany prawa w 
sytuacji, gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające 
przejść przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć 
pojazdów nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
 norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych 
gazem ziemnym i wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły 
wjeżdżać do stref), które – biorąc pod uwagę proces ich produkcji, eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw 
kopalnych) i utylizacji – wcale nie są przyjazne dla środowiska.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

1.2.25 14:58:55 Jak sama nazwa wskazuje należy wprowadzić STREFĘ czystego transportu, a nie objąć nią całe miasto. Inne miasta w Polsce nie obejmują SCT całych miast. SCT w Warszawie obejmie raptem 7 % powierzchni 
miasta ! 
Cyt. ze strony https://warszawa19115.pl/-/strefa-czystego-transportu-sct "Łącznie SCT obejmuje obszar 37 km kw., czyli 7 proc. powierzchni stolicy. Ulice graniczne znajdują się poza strefą czystego 
transportu."

Wobec powyższego w Krakowie strefą można by było objąć obszar II obwodnicy (nie wliczając do niej ulic granicznych) 

Propozycja jest godna pożałowania, gdyż SCT nie należy obejmować CAŁEGO miasta ! Pomimo, że 2 lata temu kupiłem za 80 000 zł. kilkuletniego diesla z normą EURO 6, w 2030 r. nie będę wg obecnych propozycji mógł nim jeździć po Krakowie (ale 29 -letnie benzyniaki, 
zużywające o wiele więcej paliwa i na zimnym silniku emitujące o wiele więcej zanieczyszczeń niż diesel z EURO 6. Właściwie, to będę mógł jeździć, ale jak zapłacę kolejny podatek od 
posiadania auta w wysokości 500 zł. miesięcznie ! Uważam że norma EURO 6 dla diesli jest i tak wyśrubowana. Proszę porównać emisję gazów w normach EURO dla silników 
benzynowych i diesli ! Wg normy EURO4 dla silników benzynowych, emisja CO może wynosić 1 g/km, zaś dla diesla 0,5 g/km. Tlenki azotu: EURO 4 dla benzyniaków: 0,08 g/km, EURO 6 
dla diesli: 0,08 g/km !

Zwykły skok na kasę kierowców a nie dbanie o czyste powietrze !

1.2.25 16:29:00 Nie mam uwag do obszaru SCT. Jeśli SCT wejdzie w życie z takimi wygórowanymi normami spalin jak obecnie pojawi się ogólny, zbiorowy problem transportu i 
zaopatrzenia krakowskich placówek w tym sklepów, marketów, restauracji, hoteli, placów targowych, kin, teatrów itp. Zdecydowana 
większość zaopatrzenia placówek jest realizowana poprzez samochody dostawcze z silnikiem diesla lub starsze benzynowe. Zapewne z 
dniem 1.07.2025 zdecydowana większość usługodawców zaopatrzenia nie wymieni swoich aut dostawczych na kosztowne, nowe auta 
spełniające wyśrubowane normy spalin. Albo będzie przewidziany jako kolejny wyjątek w SCT dojazd w ramach zaopatrzenia placówek 
albo w pięknym Krakowie umrzemy z głodu i pragnienia nadzy i bosi a turyści i przedsiębiorcy zasilający kasę miejską uciekną z 
Krakowa jak najdalej.   

Norma dla silników diesla zbyt wygórowana. I tak wysoką normą jest dla diesla EURO 5 i taka powinna obowiązywać w SCT. Zdecydowanie nie popieram wprowadzonego rozwiązania. Mieszkańcy Krakowa powinni 
mieć możliwość poruszania się po swoim mieście i dojazdu do swoich posesji / mieszkań 
każdym dopuszczonym do ruchu pojazdem bez żadnych ograniczeń w tym ograniczeń 
czasowych. To jedno z fundamentalnych praw gwarantowanych przez Konstytucję RP. 
STREFA CZYSTEGO TRANSPORTU NIE POWINNA DOTYCZYĆ MIESZKAŃCÓW KRAKOWA!. Z 
czasem ale dobrowolnie i w naturalnym, nie wymuszonym procesie mieszkańcy Krakowa 
będą wymieniać auta na nowsze, spełniające wyższe normy spalin. 

Rozwiązanie wprowadzenia opłat za wjazd do SCT oceniam negatywnie. Czy ideą i celem SCT jest polepszenie jakości powietrza czy powiększenie wpływów do kasy miejskiej? Stan powietrza nie 
poprawi się jeśli do SCT będą wjeżdżać auta - truciciele, nawet jeśli za to zapłacą.

STREFA CZYSTEGO TRANSPORTU NIE POWINNA DOTYCZYĆ MIESZKAŃCÓW KRAKOWA! Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość 
poruszania się po swoim mieście i dojazdu do swoich posesji / mieszkań każdym dopuszczonym do ruchu pojazdem bez żadnych 
ograniczeń w tym ograniczeń czasowych. To jedno z fundamentalnych praw gwarantowanych przez Konstytucję RP

1.2.25 16:36:05 Moim zdaniem strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum Krakwa czyli okolice rynku i Kazimierza Powinien być zapewniony dojazd do wszystkich galerii handlowych , większych sklepów przemysłowych, budowlanych, zakładów 
mechanicznych. Jak mieszkańcy mogą zrobić większe zakupy bez skorzystania z auta? Często też trzeba przewieźć cięższe lub większe 
rzeczy które nie mieszczą się do komunikacji miejskiej

Restrykcje są zdecydowanie za duże, przecież do euro 5 należą przykładowo diesle z DPF które w aktualnej wersji nie bedą mogły wjechać do Krakowa a przecież DPF oczyszcza spaliny. 
Takie samochody kosztuja nawet w okolicach 50 tys zł, przecież to jest bardzo dużo i co teraz maja zrobić posiadacze takich samochodów, kupić nowy za 150 tys zł? Skąd na to wziąć 
pieniądzę? Pamiętajmy że produkcja samochodów też emituje sporo CO2 co jest złe dla planety, wprowadzanie tego typu ograniczeń wymusza na mieszkańcach konieczność zarabiania 
większych pieniędzy co może prowadzić do wypalenia zawodowego lub problemów psychicznych

W minimalnej wersji okoliczne gminy i osoby pracujace w Krakowie także powinny być 
wyłączone z tych wymogów. W optymalnej wersji nie powinno być strefy czystego 
powietrza w Krakowie

Bardzo złe rozwiązanie, wymusza opłaty dla biedniejszych osób które nie stać na drogi samochód oraz powoduje wykluczenie społeczne Zdecydowanie mieszkańcy okolicznych gmin i osoby pracujace w krakowie powinny być także wyłaczone

1.2.25 17:10:38 Unia nie narzuca granic sct,wystarczy więc wokół plant zrobić sct,nie bądźcie nadgorliwi! Pomysł jest słaby,wręcz "rasistowski" Kraków jest miastem historycznym żyje z turystów!
Opamiętajcie się.

Strefa powinna być minimalistyczna,dzielicie społeczeństwo na biednych i bogatych.Żadnych limitów ,Konstytucja Rzeczypospolitej Polskiej nam to gwarantuje! Wszyscy są równi,czy 
może chodzi o coś innego...

Sct minimalistyczna,chcecie uwalić transport w mieście?! Na czyj koszt służby zmienią 
flotę samochodów??? Sct bez rygorystycznych zakazów! Jak tacy "eko" jesteście to 
dlaczego jeździcie do pracy samochodami???

Skok na kasę obywateli! Mamy wam budżet ratować.Gdyby ludzi było stać ,jeździliby nowymi samochodami ,a skoro nie stać to jeżdżą tym co mają. Jakim cudem organizacje kościelne są znowu uprzywilejowane?! Nie ma na to zgody.
Urzędnicy jak jeden ,powinni jeździć MPK!
W przeciwnym razie to jest obłuda!!!
A co po 5 u latach z pojazdami zabytkowymi?
Puknięcie się mocno we łby.

1.2.25 17:20:18 Modyfikacja polegająca na jej likwidacji całej rasistowskiej i dyskryminacyjnej strefy. Czyli nie ingerowanie w życie ludzi, którzy płacą wasze gaże. Granica strefy to tylko i wyłącznie KONSTYTUCJA RP, oraz jej dokładne przestrzeganie. Samochód dopuszczony do ruchu jest świętością i nie podlega żadnej ingerencji ludzi, utrzymywanych przez podatnków. To jawna dyskryminacja, a tej zakazuje KONSTYTUCJA. Zwykłe wyłudzanie pieniędzy z kieszeni POLAKÓW.  Za pieniądze będzie "eko"?
70 % podatku w paliwie to za mało? 

Wyjątki to rodzaj DYSKRYMINACJI. Po prostu rasizm ekonomiczny.

1.2.25 17:25:37 Nie powinno być żadnych stref, mieszkańcy utrzymują to miasto i mają prawo jeździć tym na co ich stać po całej jego powierzchni! Powinnam jako mieszkaniec móc dojechać wszędzie nie tylko do jednego szpitala czy parkingu. To jest chore co wymyślacie. Poprzednio była zapowiadana norma euro 5, wymieniłam samochód na taką normę i za pół roku nie będę mogła nim jeździć? Rozumiem że zwrócicie mi za to 
pieniądze? 

Nie możecie zabronić mieszkańcom Krakowa poruszać się swobodnie po mieście SWOIMI 
samochodami.

Ekologia ważna ale jak się zapłaci to nagle diesel nie smrodzi? 😂 gratuluje Nie powinno w ogóle być tej strefy.

1.2.25 17:53:50 Co do zasady jestem przeciwny wprowadzaniu SCT w Krakowie. Przeczytałem aktualny projekt i uważam go za skandaliczny i w najlepszym wypadku niedorzeczny i będący efektem skrajnej niekompetencji jeśli 
nie działaniem na szkodę mieszkańców. SCT powinna być ograniczona do rynku głównego w Krakowie.

Co do zasady jestem przeciwny wprowadzaniu SCT w Krakowie. Po raz kolejny podkreślę, że granicę zaproponowane w aktualnym 
projekcie są skrajnie głupie i skandalicznie złe. Dlaczego wszystkie pozostałe parkingi P+R są wewnątrz strefy? Jaki mają mieć sens jeśli 
ludzie nie mogą do nich dojechać? Czemu w granicach strefy jest szpital onkologiczny na Garncarskiej? Jak tęgie umysły z Wielopola 
wyobrażają sobie, że ludzie chorzy onkologicznie będą dojeżdżać na leczenie? Rowerem?! Strefa nie powinna nigdy powstać, a jeśli już 
to najwyżej w granicach rynku głównego. 

Ponownie, co do zasady jestem zdecydowanie przeciwny wprowadzaniu SCT w Krakowie. Zaproponowanie emisję są absurdalnie złe. Badania teledetekcji pokazały, że najbardziej trują 
diesle poniżej Euro 3. Zaproponowane rozwiązania są na poziomie ULEZ w Londynie, gdzie społeczeństwo jest o wiele zamożniejsze oraz flota o wiele młodszą. To absurdalne, że 
proponowane regulacje wyłączają z użytku grubo ponad 50% pojazdów z silnikiem diesla. Jedyne słuszne regulacje to działanie na wzór kopenhaski czyli benzyna bez ograniczeń, diesle w 
autach osobowych Euro3, diesle w autobusach, busach i samochodach ciężarowych od Euro6. 

Co do zasady jestem przeciwny wprowadzaniu SCT w Krakowie w jakiejkolwiek formie. 
Mieszkańcy Kraków powinni być wyłączeni do śmierci technicznej aktualnie posiadanych 
samochodów niewazne czy zajmie to 5, 10 czy 50 lat. 

Co do zasady jestem przeciwny wprowadzeniu SCT w Krakowie. To rozwiązanie pokazuje prawdziwy sens SCT a mianowicie haracz ekologiczny. Każdy powinien mieć możliwość wjazdu do strefy 
nawet czołgiem jeśli opłaci symboliczne wpisowe. 

Co do zasady jestem przeciwny wprowadzeniu SCT w Krakowie. Ten punkt pokazuje jak źle i na kolanie był pisany aktualny projekt. 
Samochody zabytkowe mogą wjeżdżać bez ograniczeń czy 50 razy w roku? Zdecydujcie się. Mieszkańcy, pojazdy zabytkowe i specjalne 
powinny być dożywotnio wyłączone z SCT. Co istotne wszystkie samochody gminy, spółek miejskich i instytucji miejskich powinny spełniać 
wymogi SCT najostrzejsze z możliwych od pierwszego dnia. 

1.2.25 18:11:45 tak zapoznałem, strefa powinna dotyczyc wylacznie scislego centrum krakowa (Starego Miasta) a nie calego !! to absurd i ograniczenie swobody przemieszania się. wiele osob dojezdza z poza krakowa starszymi samochodami, tymabrdzije takie osoby 
nie bedzie stac na kupno nowego samochodu. do wylaczenia z SCT powinny być też 
dołaczone osoby ktore dojezdzaja do Krakowa z poza granic administracyjnych miasta

pojazdy z silnikiem diesla i norma spelniajaca EURO 4 powinny byc dopuszczone do wjazdu

1.2.25 18:20:12 NIE DLA SCT!!! NIE DLA SCT!!! NIE DLA SCT!!! NIE DLA SCT!!! NIE DLA SCT!!! NIE DLA SCT!!!
1.2.25 18:22:10 Wycofanie SCT, całkowicie i nigdy nie wracanie do takiego pomysłu.
1.2.25 18:29:00 Do Plant Praktycznie wszystkie drogi tranzytu międzyosiedlowego po winny być wyłączone ze strefy Nie po to tworzono te normy, aby teraz wykluczać auta je spełniające z możliwości wjazdu do miasta. Żadnego wyłączenia, albo rybki albo akwarium. Żadnego wyłączenia, albo rybki albo akwarium. LOL, Żadnego wyłączenia, albo rybki albo akwarium. SCT to bzdura, która niczego w jakości powietrza nie zmieni!
1.2.25 18:29:11 Tylko ścisłe centrum Krakowa czyli pierwsza obwodnica Krakowa 10 letnie wyłącznie dla samochodów należących do mieszkańców Negatywnie
1.2.25 18:30:38 Należy ją usunąć. NIE DLA SCT!!!! NIE DLA SCT!!!! NIE DLA SCT!!!! NIE DLA SCT!!!! NIE DLA SCT!!!! NIE DLA SCT!!!!
1.2.25 18:39:23 Ściśle centrum Krakowa 1 dzielnica Nie ma żadnego parkingu od wjazdu ze strony ul. Igolomskiej Mieszkańców Krakowa nie stać na wymione aut o standardach emisji w zaproponowanej wersjii SCT Okres wyłączeń spod SCT dla mieszkańców Krakowa powinien być bez wyznaczonego 

okresu wyłączeń. Jak mieszkańca Krakowa będzie stać na nowy samochód to wymieni na 
nowszy.

Jak to sie ma do projektu SCT i niby polepszenia powietrza. To tylko nabijanie kasy dla UMK. Wjazd powinien być bezterminowy dla mieszkańców, a nie tylko 5 lat, bo to my jesteśmy dla miasta, a nie miasto dla nas. 

1.2.25 18:43:06 Jestem przeciw strefie Jestem przeciw strefie Jestem przeciw strefie Jestem przeciw strefie Jestem przeciw strefie sct Jesteśmy przeciw strefie sct
1.2.25 18:46:48 uważam że tej strefy nie powinno w ogóle być !! nie, to nie jest dobra propozycja. Moi sąsiedzi muszą do szpitala im. Narutowicza, posiadając 20-letnią skodę. Pani sąsiadka nie chodzi. 

Na prawdę uważacie, że to dobre? Emisja spalin nie przeszkadza nam jakoś w okresie wakacji, nie widać super zanieczyszczenia. 
Problem to śmierdzące zapachy ze spalanych rzeczy w okolicznych miejscowościach oraz niższe położenie miasta. Wszystko jest tu 
zawiewane. Czemu nie weźmiecie się za rozmowy np. ze Słomnikami czy innymi miejscowościami, tam jest dramatyczny stan, nie da 
się przejść przez te miejscowość w zimie, a to leci do nas. 

jedyne zdanie jakie mam to, że na poprzednich konsultacjach nikt nas nie słuchał, a urzędy robią co chcą. Czemu nie chcecie z nami kooperować, współpracować ? Proszę o informację co będzie za 5 lat? Kiedy zubożejemy przez nakładane na nas ceny 
prądu? Jak się Państwo odnoszą do utylizacji baterii elektrycznych, palenia się tych aut w 
galeriach handlowych? gdzie tu jest ekologia? Moich rodziców, emerytów nie stać na 
zmianę auta, relokację. 

Żenada, w takim wypadku jest to nowa ukryta opłata dla biedaków. Ci których stać na wielkie BMW czy Audi z wielgaśnym silnikiem, ale świeżutkim po produkcji wjadą, ale nic nie spalający Fiat 
Panda już nie. 

Będzie jak we Włoszech, będziemy zasłaniać rejestracje aut lub przesiądziemy się na jawki :) 

Panowie i Panie urzędnicy posłuchajcie nas czasem. Mamy inne dramaty niż wasze STC. Nie utrudniajcie nam życia tylko pomagajcie. 

1.2.25 19:02:46 Po zapoznaniu się z nową propozycją granic Strefy Czystego Transportu uważam, że Strefa powinna zostać ograniczona wyłącznie do obszaru I obwodnicy Krakowa, biegnącej wzdłuż Plant. Tak zawężone 
granice SCT byłyby wystarczające, by chronić centralną, najbardziej reprezentacyjną część miasta przed nadmiernym ruchem samochodowym i emisjami, a jednocześnie nie powodowałyby tak szerokich 
ograniczeń i uciążliwości dla mieszkańców i osób dojeżdżających do innych rejonów miasta.

Poniżej przedstawiam szczegółowe uzasadnienie:

Zachowanie reprezentacyjnego charakteru centrum
Obszar historyczny – w szczególności Stare Miasto, Rynek i okolice Plant – to najbardziej rozpoznawalna część Krakowa. Ograniczenie ruchu samochodowego w tym rejonie przyczyni się do lepszej ochrony 
zabytków i poprawi komfort zwiedzania turystom, a także wpłynie korzystnie na jakość powietrza w samym sercu miasta.

Minimalizacja utrudnień dla mieszkańców i przedsiębiorców
Ograniczenie SCT wyłącznie do pierwszej obwodnicy zmniejszy uciążliwości związane z wprowadzaniem restrykcji na większym obszarze. Wiele osób z dalszych dzielnic Krakowa oraz spoza miasta wciąż będzie 
mogło swobodnie dojechać samochodem w pobliże centrum i ewentualnie przesiąść się do komunikacji miejskiej, by dotrzeć do Starego Miasta. To korzystne także dla przedsiębiorców obsługujących bliższe 
dzielnice – nie będą narażeni na drastyczne ograniczenia.

Racjonalna i czytelna granica
Pierwsza obwodnica jest w naturalny sposób wyznaczona przez infrastrukturę miejską (układ drogowy otaczający centrum) i czytelna dla kierowców. Łatwiej będzie więc zorganizować system informacyjny 
oraz egzekwować przepisy w sposób jasny i zrozumiały.

Ochrona Starego Miasta przy zachowaniu płynności ruchu
Koncentrując strefę tylko w obrębie pierwszej obwodnicy, skuteczniej ograniczymy ruch w najbardziej newralgicznym obszarze, pozostawiając jednocześnie możliwość swobodnego przejazdu przez główne 
arterie komunikacyjne Krakowa (np. Aleje Trzech Wieszczów czy drogi łączące południe z północą miasta). Dzięki temu mieszkańcy i osoby dojeżdżające nie zostaną całkowicie pozbawione wygodnych tras 
dojazdu.

Lepsze wykorzystanie transportu publicznego
Osoby, które będą chciały odwiedzić ścisłe centrum, mogłyby pozostawić samochód na parkingach w okolicach pierwszej obwodnicy (lub na parkingach P+R zlokalizowanych w innych częściach Krakowa) i 
skorzystać z transportu publicznego, rowerów lub spaceru – w końcu w obrębie Plant wszędzie jest blisko.

Moim zdaniem samo wyznaczanie takich wyjątkowych obszarów nie rozwiązuje problemu, a wprowadzenie strefy czystego transportu 
w takiej formie i tak przyniesie więcej szkód niż pożytku. Jeśli jednak miałbym wskazać miejsca, które powinny pozostać dostępne dla 
każdego, to na pewno powinny się wśród nich znaleźć wszystkie główne szpitale (nie tylko w Prokocimiu), duże placówki medyczne 
oraz urzędy i inne instytucje obsługujące codzienne potrzeby mieszkańców – na przykład ośrodki zdrowia, przychodnie, placówki 
opiekuńcze, miejsca użyteczności publicznej (m.in. biblioteki, urzędy miejskie i gminne). Uważam, że ograniczanie dojazdu do tych 
lokalizacji wyłącznie samochodom spełniającym określone normy emisyjne jest nieuzasadnione i może utrudnić życie zarówno 
mieszkańcom Krakowa, jak i osobom przyjezdnym.

Moim zdaniem zaproponowane wymagania odnośnie roku produkcji i norm Euro w nowej wersji Strefy Czystego Transportu w Krakowie są zbyt restrykcyjne. Uważam, że dopuszczone 
powinny być wszystkie pojazdy wyprodukowane nie później niż w 1998 roku, spełniające co najmniej normę EURO II (w przypadku silników wysokoprężnych) lub EURO I (w przypadku 
silników benzynowych). Oto dlaczego:
Równowaga między ekologią a potrzebami mieszkańców
Nowoczesne silniki spełniające wyższe normy emisji faktycznie mniej zanieczyszczają powietrze, jednak w Polsce wciąż wiele osób porusza się starszymi autami, które są w dobrym stanie 
technicznym. Wymaganie nowszych norm (np. EURO IV czy V) wykluczyłoby wielu mieszkańców i przyjezdnych z możliwości swobodnego poruszania się. Osiągnięcie pewnego 
kompromisu na poziomie EURO II/ EURO I pozwoliłoby chronić środowisko, a jednocześnie nie wykluczać właścicieli starszych, choć wciąż sprawnych pojazdów.
Względy ekonomiczne
Narzucenie zbyt wyśrubowanych norm emisji (czy roku produkcji) wymuszałoby na wielu osobach wymianę pojazdu na nowszy, co oznacza znaczące koszty – często nieproporcjonalne do 
zarobków i możliwości finansowych większości mieszkańców. Starsze samochody z końca lat 90. potrafią być w dobrym stanie technicznym, a jednocześnie są tańsze w utrzymaniu.
Zróżnicowany charakter ruchu miejskiego
W Krakowie spotykają się różne grupy: mieszkańcy, pracownicy dojeżdżający spoza miasta, turyści, studenci. Zbyt restrykcyjne przepisy mogą ograniczyć mobilność tych osób, wpłynąć 
negatywnie na aktywność gospodarczą w centrum i obniżyć komfort życia. Dopuszczenie pojazdów do 1998 roku w rozsądnych normach EURO II/ EURO I stanowi realny kompromis, 
który nie będzie wykluczał wielu grup użytkowników dróg.
Doświadczenia innych miast
Część miast europejskich, wprowadzając strefy niskiej emisji, rozkłada w czasie podnoszenie wymogów. Dzięki temu mieszkańcy mają szansę dostosować się do przepisów stopniowo, np. 
kupując nowsze pojazdy w ciągu kilku lat. Pozwala to uniknąć społecznego niezadowolenia i napięć. Wprowadzenie natychmiastowego zakazu dla aut nie spełniających wyższych norm 
często kończy się niepotrzebnymi konfliktami i niezadowoleniem społecznym, a efektywność ekologiczna nie zawsze jest tak duża, jak zakładano.
Podsumowując, uważam, że pojazdy wyprodukowane nie później niż w 1998 roku spełniające normę EURO II dla diesli i EURO I dla benzyny powinny mieć możliwość wjazdu do Strefy 
Czystego Transportu. Jest to rozwiązanie kompromisowe, które uwzględnia realia ekonomiczne i społeczne, a równocześnie dąży do ograniczenia emisji zanieczyszczeń na umiarkowanym, 
rozsądnym poziomie.

Moim zdaniem proponowany okres 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut 
należących do mieszkańców Krakowa jest zdecydowanie za krótki i powinien zostać 
wydłużony do minimum 15 lat, a najlepiej w ogóle nie powinien dotyczyć pojazdów, 
które mieszkańcy już posiadają. Oto kilka kluczowych argumentów:

Poszanowanie prawa własności
Wprowadzenie krótkiego okresu przejściowego faktycznie ogranicza możliwość 
korzystania z własnego mienia, jakim jest samochód. Wiele osób nabywało pojazdy, nie 
zakładając, że ich użytkowanie będzie znacząco utrudnione lub wręcz niemożliwe w 
krótkim czasie. Tak duża ingerencja w prawo własności jest dyskusyjna z punktu 
widzenia konstytucyjnych zasad ochrony własności.

Zapobieganie znaczącemu spadkowi wartości pojazdów
Wprowadzenie restrykcyjnych przepisów w tak krótkiej perspektywie czasowej sprawi, 
że wiele starszych, a nadal sprawnych technicznie samochodów straci na wartości niemal 
z dnia na dzień. Jeśli okres ten wyniesie choćby 15 lat, właściciele będą mieli realną 
możliwość stopniowej wymiany pojazdów czy przystosowania ich do nowych norm.

Dostosowanie finansowe
Nie wszyscy mieszkańcy Krakowa są w stanie w ciągu 5 lat wymienić samochód. Dłuższy 
okres przejściowy – co najmniej 15 lat – dawałby więcej czasu na przygotowanie 
finansowe do zmiany pojazdu, a jednocześnie nie wprowadzałby tak drastycznych 
obciążeń dla gospodarstw domowych, w szczególności dla rodzin o niższych dochodach.

Zachowanie mobilności i swobód komunikacyjnych
Zbyt krótki czas wyłączenia spod wymogów SCT może ograniczyć mobilność 
mieszkańców, którzy nie będą w stanie szybko zmienić samochodu. To oznacza 
utrudnienia w dojazdach do pracy, opieki medycznej czy innych codziennych aktywności. 

Moim zdaniem sama idea wprowadzania Strefy Czystego Transportu jest chybiona, więc również tworzenie jakichkolwiek pośrednich rozwiązań opartych na opłatach za wjazd mija się z celem. Po 
pierwsze, podważa to sens istnienia samej strefy – jeśli można wjechać po prostu płacąc, to całe założenie ekologiczne traci na wiarygodności. Po drugie, takie podejście w rzeczywistości stanowi 
dodatkowe obciążenie finansowe, a nie realne narzędzie walki z emisjami.

Gdyby w ogóle miało to działać, można by rozważyć symboliczne opłaty wyłącznie dla osób przyjezdnych (czyli spoza miasta), by mieszkańcom nie utrudniać codziennego funkcjonowania. Jednak w 
mojej opinii, zamiast wymyślać „półśrodki” w postaci płatnych wjazdów, lepiej w ogóle zrezygnować z wprowadzania Strefy Czystego Transportu, ponieważ:

Nadmierne obciążenia finansowe
Płatny wjazd uderza w budżety gospodarstw domowych – przy założeniu, że ktoś musi często przemieszczać się po mieście starszym autem, nie będzie to tylko jednorazowa opłata, lecz stały 
wydatek.

Brak faktycznego efektu ekologicznego
Możliwość wjazdu po wniesieniu opłaty raczej nie zmniejszy realnie liczby najbardziej emisyjnych aut. Dla części osób koszty i tak będą bardziej opłacalne niż kupno nowego, droższego auta, więc 
finalnie w mieście dalej będą jeździć pojazdy o wyższej emisji.

Uciążliwość administracyjna
Pobieranie opłat, kontrole, egzekwowanie należności – to cały rozbudowany system biurokratyczny, który generuje dodatkowe koszty utrzymania i przyczynia się do powstawania kolejnych 
ograniczeń czy kar.

Podważanie celu SCT
Jeśli celem strefy jest czyste powietrze, to wprowadzenie płatnych wjazdów, zamiast po prostu zakazać wjazdu konkretnym autom, w istocie sugeruje, że „płacąc za wjazd” można legalnie 
zanieczyszczać powietrze. Jest to niekonsekwentne z punktu widzenia ochrony środowiska.

Podsumowując, rozwiązanie z opłatami za wjazd jest tylko próbą „załagodzenia” niewłaściwego pomysłu, jakim jest Strefa Czystego Transportu. Z mojej perspektywy jest to pozbawione sensu 
zarówno ekologicznego, jak i społecznego, a prowadzi jedynie do nowych obciążeń finansowych dla kierowców oraz komplikowania życia mieszkańców miasta.

Moim zdaniem sama koncepcja wprowadzania Strefy Czystego Transportu w Krakowie jest nietrafiona, a rozbudowana lista wyjątków 
jedynie potwierdza, że regulacja jest niespójna i trudna do zastosowania w praktyce. Jeśli zakładamy, że głównym celem SCT ma być 
ograniczenie emisji zanieczyszczeń, to mnożenie kolejnych wyłączeń i wyjątków (np. pojazdy historyczne, specjalne, zwolnienia dla 
krakowian na 5 lat itd.) sprawia, że cała idea staje się dziurawa i niekonsekwentna.

Brak spójności
Jeśli tworzymy strefę, ale zwalniamy z jej wymogów liczne grupy pojazdów, to w praktyce powstaje mnóstwo wyjątków, które utrudniają 
egzekwowanie regulacji i wprowadzają chaos. Dodatkowo podważa to sens wprowadzania strefy w takiej formie – skoro wiele kategorii aut 
i tak będzie mogło wjeżdżać, to jak realnie ograniczy to ruch i emisję?

Kolejne podziały społeczne
Taka lista rodzi pytania o to, dlaczego jedne grupy są preferowane, a inne nie. Większość mieszkańców może słusznie poczuć, że reguły 
stają się niesprawiedliwe i dyskryminujące. Ci, którzy nie kwalifikują się do wyjątków, zostaną pozbawieni swobody wjazdu do części 
miasta albo będą zmuszeni do opłat, co budzi opór społeczny.

Narzucanie kosztów wymiany pojazdów
Pamiętajmy, że osoby posiadające nieco starsze, ale nadal sprawne samochody, będą w praktyce zmuszone do wymiany pojazdu. Nie 
każdy może sobie na to pozwolić w perspektywie kilku lat. Nawet pięcioletni okres przejściowy nie rozwiązuje problemu, bo narzuca 
obowiązek rezygnacji z pojazdu lub dostosowania go w dłuższej perspektywie, co generuje wysokie koszty.

Brak realnego efektu ekologicznego
Jeśli liczne wyjątki umożliwiają i tak wjazd wielu samochodów, to realna poprawa jakości powietrza może być znikoma. Dla poprawy 
ekologii lepsze byłoby skoordynowane wspieranie transportu publicznego, rozwój infrastruktury rowerowej czy sieci stacji ładowania 
pojazdów elektrycznych. Tymczasem rozbudowane przepisy i wyjątki tylko komplikują sytuację, nie dając wyraźnego efektu w postaci 
czystszego powietrza.

Jeżeli już mamy tak liczne wyjątki, można by zaproponować dodatkowe wyłączenia np. dla rodzin wielodzietnych, osób starszych o niskich 
dochodach czy niepełnosprawnych, którzy posiadają starsze auta i nie mają realnych możliwości wymiany ich w krótkim terminie. Ale 

1.2.25 19:04:26 Sct nie może dotyczyć wgl mieszkańców Krakowa i osób odprowadzajacych tutaj podatki. Nie! Sct nie może dotyczyć wgl mieszkańców Krakowa i osób odprowadzajacych tutaj podatki. Sct nie może dotyczyć wgl mieszkańców Krakowa i osób odprowadzajacych tutaj podatki. Placic za to że nie stać kogos na nowy samochód? Przeciez to czysta dyskryminacja!!! Sct nie może dotyczyć wgl mieszkańców Krakowa i osób odprowadzajacych tutaj podatki.

1.2.25 19:06:44 Zapoznałem sie z propozycja SCT i nie podoba mi się na ten moment w żadnym stopniu wprowadzanie jej w życie Całe miasto powinno być dla każdego, bez wykluczeń posiadam samochód w pełni sprawy z 2005r i nie zamierzam się go pozbyć tylko dla tego że Państwo chce wprowadzac takie strefy, nie ma to dla mnie zadnego sensowego argumentu w 
najbliższej dziesięcioletniej przyszłości 

to kolejne przykrecanie sruby które mi nie odpowiada i nie godzę się na to 

1.2.25 19:07:13 Jestem przeciwnikiem STC a jeżeli już musi powstać to powinna dotyczyć ścisłego centrum miasta. Strefa nie powinna obejmować alei trzech wieszczy, dojazdu do dworca głòwnego i sądòw, Nie dla STC Oprócz normy Euro powinna obowiązywać jeszcze faktyczna norma emisji spalin. Ponieważ wiele samochodów małolitrażowych które mają niską emisję spalin, zostanie objęta zakazem a 
tymczasem samochody o dużych pojemnościach i dużo większej emisji spalin będą mogły do STC wjechać bo norma euro na to pozwoli. 

Pięcioletni okres dla mieszkańców Krakowa to minimum. Mamy bardzo ciężkie czasy. 
Ludzie ledwo wiążą koniec z końcem. Takiego zubożenia społeczeństwa nie notowano od 
dawna. Wprowadzanie STC w tak drastycznej formie to brutalny cios w mieszkańców i 
znak że włodarze miasta są oderwani od rzeczywistości 

To oczywiste. Muszą być jakieś opcje pozwalające na wjazd do miasta ludziom których nie stać na nowy samochód. Pojazdy mieszkańców powinny być na stałe zwolnione z zakazu wjazdu do STC. Pojazdy specjalne oraz historyczne (żółte tablice) również 
powinny być bezwzględnie zwolnione z zakazu. Kraków jest miastem turystycznym i powinny obowiązywać przepisy które będą oczywiste 
również dla turystów. Wszędzie na świecie do STC mogą wjeżdżać pojazdy specjalne czy historyczne 



1.2.25 19:19:19 Uważam, że na problem należy popatrzeć z szerszej perspektywy. Już Euro 4 zdecydowanie zaciesnilo normy dla CO2, Euro 5 wprowadziło także pomiar pyłów. Kolejne normy wprowadzają jedynie marginalne 
zmiany. Mieszkańcom Krakowa (zameldowanym w Krk oraz rozliczającym się w krakowskich US w momencie wejścia w życie ustawy) należy pozwolić na wymianę samochodu diesel z normą min. Euro 4 lub 
ewentualnie 5 w naturalnym cyklu życia produktu. Będzie to znacznie korzystniejsze dla planety niż „wyrzucanie” samochodów w świetnym stanie technicznym. Nie będzie też drastycznie ingerowalo w 
domowe budżety. Jako rozwiązanie kompromisowe można bezterminowo przedłużyć „wakacje ustawowe” dla max 1 samochodu w gospodarstwie domowym. Dla gości warunki mogą być bardziej radykalne - 
planując wycieczkę można rozważyć podróż kombinowaną lub po prostu inne środki transportu. 

Myślę, że parkingi na obrzeżach oraz kluczowe szpitale obsługujące Małopolskę faktycznie powinny mieć złagodzone restrykcje. 
Natomiast należałoby także ustalić, czy wiatry nie ściągają zanieczyszczeń do krakowa z okolic, gdzie nadal dozwolone jest palenie 
węglem generujące wzmożoną emisję. 

Jak wspomniałam powyżej. Od euro 4 dla diesli te zmiany są marginalne, więc moim zdaniem nawet euro 4 w ogólnym rozrachunku może być korzystniejsze dla planety. Moim zdaniem 
w Krakowie należy w trybie szybkim wprowadzić „strefę czystego budownictwa” z wymogiem dla każdej inwestycji tworzenia proporcjonalnej powierzchni zielonej. Obecna tendencja to 
budowanie i brukowanie, więc proporcje zabudowy i pochłaniającej zanieczyszczenia zieleni dramatycznie zmieniają się z roku na rok - na niekorzyść dla zieleni, oczywiście. 

Jak wspomniałam, uważam, że norma euro 6dt to niezasadnie wysokie oczekiwanie 
skazujące maszyny w świetnym stanie technicznym i o bardzo podobnej szkodliwości dla 
środowiska juz od euro 4. Samochody te powinny być wycofywane i wymieniane przez 
mieszkańców w naturalnym cyklu życia produktu lub indywidualnej decyzji. Jako 
kompromis min. Jeden tego typu samochód na gospodarstwo powinien być dozwolony 
bez limitu czasowego. Będzie to kilkukrotnie bardziej korzystne dla planety. Plus 
konieczne jest myślenie o zrównoważonej zabudowie zwiększającej a jako min. 
Utrzymującej obecne proporcje zielen/zabudowa w obrębie miasta. 

Uważam, że jest to rozsądna opcja zachęcająca do rozważenia alternatyw. Natomiast nie powinna być ona dostępna dla ciężkich samochodów wykorzystujących ulicę miasta do tranzytu, choć 
niestety drożność obwodnic nadal pozostawia dużo do życzenia. 

50 dni dla samochodów zabytkowych to pomysł arbitralny, którego nie rozumiem. Dlaczego aż 50? Albo dlaczego tylko 50? Myślę też, że 
dla prywatnych firm transportowych z taborem busów, uzupełniających transport publiczny przy niespełnianiu norm opłaty powinny być 
prefencyjne jak również norma Euro 4 lub 5 powinna być wystarczająca. 

1.2.25 19:22:28 Ograniczona do 1 obwodnicy Powinno być więcej park and ride, bez względu na strefe Warto robić dobre badania techniczne, sprawdzające obecność katalizatorów i pdf, weryfikować ich poprawne działanie, każdy pojazd legalnie zarejestrowany i sprawny powinien się 
poruszać bez ograniczen

Zakupiony pojazd przeć sct powinien być użytkowany do jego zużycia lub odsprzedaży, Ok, Będziemy mieć same historyczne lub zabytki , absurd, mieszkańcy powinni dożywotnio korzystać z posiadanych pojazdów, nowo 
nabywane powinny spełniać wymogi obowiązujące w dniu zakupu, wyłączenia powodują absurdy że turysta wjedzie starym kamperem, 
zabytkiem etc.

1.2.25 19:27:06 Wystarczyłoby ograniczyć SCT do centrum Krakowa, czyli w praktyce do II obwodnicy (w obrębie alei 3 Wieszczów, Wisły, Al. Powstania Warszawskiego itd.).  Jeśli uchwalony obszar SCT będzie tak duży jak w przedstawionym projekcie, to powinien być zapewniony swobodny dojazd do 
WSZYSTKICH P+R.

Powinny być jakieś okresy przejściowe dla diesli począwszy od Euro 4 - np. 2 lata (do 2027), Euro 5 - np. 4 lata (do 2029). Jednocześnie powinny być LICZNE I CZĘSTE KONTROLE DYMIENIA 
SAMOCHODÓW, np. tych niby Euro 6 z wyciętymi filtrami DPF i benzynowych z zużytymi silnikami palącymi olej silnikowy. Pod względem emisji zanieczyszczeń stan techniczny może być 
istotniejszy od rocznika i nominalnego numerka Euro!

5 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa jest 
absolutnym minimum. Warto by dodatkowo rozważyć jakiś okres wyłączenia dla 
mieszkańców sąsiadujących gmin.

Pozytywnie, ale stawki powinny być niższe o połowę. Nie będą to samochody bogatych, a w dużej części wjeżdżający będą jeszcze płacić za postój w strefach parkowania. Bardzo dobre jest wyłączenie na 5 lat z wymogów SCT pojazdów należących do krakowian. W dużej części samochody te są używane 
okazjonalnie, w przypadkach koniecznych (bo potem trudno ponownie znaleźć miejsce do zaparkowania w obliczu szalejącej słupkozy ;), a 
konieczność nagłej wymiany na nowsze modele stanowiłaby duży problem. Takie wyłączenie pozwoli na w miarę naturalne wykruszenie się 
starszych modeli, przy jednoczesnej możliwości zebrania funduszy na nowsze, jeśli jeszcze będzie potrzeba i możliwość poruszania się 
samochodami po Krakowie.

1.2.25 19:30:34 Wyłączenie terenów na wschód od S7 to dobra decyzja.
1. Proponują wyłączyć także wszytskie "drobne" fragmenty miasta znajdujące się poza autostradową obwodnicą krakowa, tj:
- obszar na wschód/południowy wschód od austostrady A4 od węzła Kraków-Wieliczka do rzeki Wisły
- obszar na zachód od autostrady A4 pomiędzy węzłem Kraków-Balice a wiaduktem nad autostradą A4 w ulicy Olszanicka
- obszary znajdujące się w granicach miasta na północ od drogi S52 od węzła Modlnica do węzła Węgrzce

Uprości to granice strefy, uodporni na zmienność sieci ulic, oraz je urealni - nikt nie będzie np kontrolował czy mieszkańcy Marszowic spełniają warunki wjazdu do SCT jadą do sklepu Lewiatan 100m od granicy 
miasta

2. Rozważyć wyłączenie ze strefy obszarów na południe od autostrady A4 (Tyniec, Sidzina, Swoszowice). Nie zmieni to nic w skuteczności SCT a znacząco uprości jej granice. Nie pogorszy też to warunków 
mieszkańców tych rejonów gdyż zdecydowana większość pojazdów poruszających się tranzytem przez te tereny jedzie do/z Krakowa a więc i tak będzie musiała spełniać warunki SCT.

- wyjątek dotyczący ulicy Herberta jest najprawdopodobniej błędem lub pozostałością z wersji strefy nieobejmującej terenów na 
południe od autostrady A4 - aktualnie nie ma on sensu. Usunąć wyjątek lub wyłączyć ze strefy teren Swoszowic

Zaproponowane warunki są rozsądne i proszę nie ulegać presji by je łagodzić. Zdecydowana większość mieszkańców chce oddychać czystym powietrzem 5 lat to bardzo długo i jest odkładaniem strefy na kolejną kadencję. Rozsądnym 
kompromisem wydaje się być okres 3 lat (rok 2028). Okres 4 lat jest zły z uwagi na 
wybory odbywające się w roku 2029

Jeżeli takie rozwiązanie będzie obowiązywać tylko 3 lata to może pozostać. Na pewno NIE może być to opcja na stałe.
Co do wysokości opłat to opłata godzinowa jest stanowczo za niska. Większość pojazdów z poza miasta wjeżdża do Krakowa jest parkowana w punkcie docelowym a następnie wyjeżdża z miasta, a 
więc w większości przypadków będzie wystarczające dwukrotne wniesienie opłaty godzinnej. Czyli ktoś dojeżdżający codziennie zapłaci jedynie 5zł za dzień i średnio ok 100zł miesięcznie za 
codzienne dojazdy do pracy pojazdem niespełniającym norm. 5zł to jest mniej niż godzinny bilet na komunikację miejską, tak niska opłata godzinowa powoduje że opcja opłaty dziennej i miesięcznej 
jest zupełnie nieopłacalna - tak nie powinno być.
Proponują albo znieść opłatę godzinową albo ją znacząco podnieść. Minimum to:
- 8zł za godzinę
- 25zł dzienny (opłacalny gdy ktoś zamierza poruszać się więcej niż 3h (więcej niż trzy podróże))
- 500zł miesięczny (opłacalny gdy ktoś zamierza jeździć więcej niż 20 dni i w każdym z tych dni więcej niż 3h)

Zaproponowane wyjątki są ok. Okres dostosowawczy dla mieszkańców powinien być skrócony do 3 lat.
Dobrze że wyjątek dla samochodów zabytkowych jest ograniczony ilością dni - dzięki temu uniknie się fikcyjnych rejestracji samochodów 
jako zabytkowe celem ominięcia SCT.

NIE wprowadzać żadnych dodatkowych wyjątków ponad te zaproponowane a już na pewno wyjątków obejmujących określone grupy 
społeczne - takich wyjątków NIE da się w łatwy sposób kontrolować, poza tym są one niesprawiedliwe względem reszty mieszkańców

1.2.25 19:31:44 Obszar Rynku Głównego Szkoły, teatry, muzea, kina Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość bezterminowego korzystania ze starszych 
aut

Płacenie za wjazd do miasta to chory pomysł .....może myto jeszcze za przejazd mostem ? Zakaz wjazdu autami  do miasta dla wszystkich urzędników 

1.2.25 20:04:00 W Krakowie nie powinno być żadnej strefy. Nie dla SCT!!! Nie dla SCT! Wbrew konstytucji Chodzi o kasę, czy ekologię? Wbrew konstytucji i równości obywateli. 
1.2.25 20:07:41 Strefa powinna pokrywać się z terytorium wszystkich stref płatnego parkowania na terenie miasta Krakowa. Byłoby to bardzo dobry rozwiązaniem, gdyż obejmowałoby istotne fragmenty historycznej tkanki 

miejskiej Krakowa, a przy tym kierowcy łatwo mogliby zapamiętać, jaki obszar zajmuje SCT. Jeżeli chodzi o rozszerzenie terytorium Strefy, jestem za, lecz mogłoby do tego dojść stopniowo, z co najmniej 
pięcioletnimi interwałami.

Optowałbym za dopuszczeniem do wjazdu do SCT aut benzynowych z lat 2000 i więcej, w I etapie jej istnienia. 
Niektóre osoby, zwłaszcza młode i studiujące w Krakowie, nie zawsze mogą sobie pozwolić na nowsze auto, a połączenie komunikacją zbiorową z rodzinnymi miejscowościami nierzadko 
jest bardzo trudno dostępne. Wprowadzenie tak restrykcyjnych wymagań znacznie komplikuje dojazd z- i do Krakowa, co niekorzystnie wpływa na utrzymanie więzi rodzinnych i 
przyjacielskich, z osobami, które mieszkają w miejscu pochodzenia właściciela/użytkownika auta, które nie spełniałoby proponowanych wymogów.
Warto też w tej kwestii spojrzeć na przykład warszawskiej SCT, w której wymagania są mniej restrykcyjne (dopuszczono tam do wjazdu auta benzynowe wyprodukowane od 1997 r. 
włącznie!) i która to obejmuje tylko centralny obszar miasta. SCT funkcjonuje tam z powodzeniem, bez większego sprzeciwu społecznego.

Proponuję wyłączenie spod wymogów SCT dla aut należących do osób zameldowanych 
na terenie Strefy (maksymalnie jedno auto na osobę).

Wprowadzenie takiej opłaty uważam za niedopuszczalne. 
Przede wszystkim, opłata nie powinna stanowić "myta" dla samorządu. 
Po drugie, dopuszczenie samochodów niespełniających wymogów do wjazdu, wyjąwszy osoby zameldowane, oddala magistrat od realizacji głównego celu, do którego SCT została utworzona, a jakim 
jest ograniczenie emisji spalin na części obszaru miasta. 
Ewentualne opłaty powinny być wprowadzane przez administrację państwową i jednolite dla wszystkich SCT na terenie Rzeczpospolitej Polskiej, zasilając bezpośrednio budżet państwa.

Jeżeli chodzi o pojazdy używane przez krakowian, to proponuję wyłączenie spod wymogów SCT dla aut należących do osób zameldowanych 
na terenie Strefy (maksymalnie jedno auto na osobę). Umożliwiłoby to zmniejszenie chaosu, który powoduje fakt, że na obszarze 
proponowanej SCT mieszka de facto o wiele więcej osób, z różnych części Polski i świata, aniżeli jest zameldowanych.
Pojazdy specjalne, z racji ich istotnej funkcji i użyteczności społecznej, jak najbardziej powinny być dopuszczone do ruchu.
W kwestii pojazdów zabytkowych, trudno jest mi się jednoznacznie wyrazić. Z jednej strony, uwzględniając ich motoryzacyjny prestiż, 
warto zwolnić je z obowiązku spełniania wymagań. Jednakże, z drugiej strony to właśnie historyczne i zabytkowe pojazdy często są 
największymi, drogowymi "trucicielami".
Nie rekomenduję uwzględnienia innych grup społecznych lub grup pojazdów na w/w liście.

1.2.25 20:13:27 Należy ograniczyć ją do rynku głównego, albo do pomysłodawców tej patostrefy No a inne szpitale? Urzednik ma decydować kto gdzie dojedzie? Wciąż mówimy przecież o legalnie dopuszczonych do ruchu autach. 
Urzędnicy ograniczają zatem prawa ludzi ubogich i średniozarabiających faworyzując siebie i bogaczy.

Powinno się zacząć od weryfikacji spalin na przeglądach. Norma Euro wiele nie mówi. Jak bananowy dzieciak przerobił sobie golfa wycinając filtr dpf to kopci 5 razy bardziej a ma w 
dowodzie Euro 5 i może jeździć tak? 

Należy wyłączyć ze strefy wykluczonego transportu ludzi a wobec urzędników i 
patoaktywistów natychmiast zacząć stosować normę EURO 8

Opłata powinna być bezpośrednio do kieszeni Miszalskiego, po co pośrednicy? Ogólnie, i szczególnie ze strefy wykluczonego transportu należy wykluczy ludzi a objąć nią urzędników i patoaktywistów antyspołecznych

1.2.25 20:17:24 nie należy jej  wprowadzać Cały krakow powinien być dostępny dla wszystkich  niech policja wezmie sie za kontrole spalin dotychczasowych norm  szczególnie autobusow  a  nie wymagają podwyższenia norm od aut co maja minimalna emisje  , a po drugie powinna 
byc możliwość dostosowania starego auta do wyższych norm a nie od razu zmiana auta 

Tak mieszkańcy powinni jeździć tymi autami dożywotnio a nie 5 lat  co to za pomysł , 
Krakow robi wszystko żeby prawdziwym krakowianom się żyło coraz gorzej w ich mieście  

Nie do przyjęcia albo dbamy o środowisko albo o kase ale tak naprawde wiemy o co chodzi to pewnie zostaną wpuszczone jak ktoś zapłaci  Samoloty naszych posłów  

1.2.25 20:22:20 Strefa to powinna być w okolicach Rynku a nie cały Kraków. A co z przedsiębiorcami, którzy nie mieszkają w Krakowie a prowadzą działalność 
gospodarczą w Krakowie? Dlaczego oni nie są tak samo traktowani jak mieszkańcy.

Chodzi tylko o pieniądze by je ściągnąć od osób które mają starsze auta a nie o poprawę powietrza w Krakowie. Te opłaty są i tak zawyżone... Prowadzę działalność gospodarczą w Krakowie i nie mieszkam w Krakowie a mimo to nie będę mógł wjechać do Krakowa bo moje auto nie 
spełnia tych urzędowych norm. Przedsiębiorcy, którzy mają adres swojej działalności w Krakowie powinni być tak samo traktowani jak 
mieszkańcy Krakowa.

1.2.25 20:34:41 W ogóle nie powinno być Strefy Czystego Transportu. Jej utworzenie nie jest ustawowym obowiązkiem, a najbardziej uderza w mieszkańców okolic Krakowa (np. powiatu krakowskiego) dojeżdżających do 
Krakowa do pracy czy na zakupy, a posiadających samochody z silnikiem wysokoprężnym. Jej utworzenie, zwłaszcza w granicach z projektu, może wielu tysiącom ludzi uniemożliwić lub bardzo utrudnić 
zarabianie na życie. Jeżeli ma już zostać utworzona, powinna obejmować wyłącznie obszar ścisłego centrum miasta - Rynek i okolice.

Każde miejsce, do którego ludzie dojeżdżają do pracy, plus główne centra handlowe. Wymagania są dyskryminujące dla posiadaczy samochodów z silnikiem wysokoprężnym. Wg badań (https://tiny.pl/q4cvvm8m) samochody z silnikiem benzynowym spełniające 
formalnie normy Euro 5 i 6 emitują w rzeczywistości więcej pyłów niż ich odpowiedniki z silnikiem wysokoprężnym. Dozwolony będzie też wjazd samochodów benzynowych spełniających 
normę Euro 4, która nie wymaga filtru cząstek stałych. Również w przypadku tlenku węgla i węglowodorów normy są łagodniejsze dla silników benzynowych.

Bardziej wyłączenie należy się mieszkańcom okolic Krakowa (np. powiat krakowski), gdyż 
wielu z nich dojeżdża do Krakowa do pracy, do sklepów, w sprawach urzędowych - a 
dojazd komunikacją miejską mają ogólnie gorszy niż mieszkańcy Krakowa.

Negatywnie - dyskryminuje kierujących określonymi pojazdami, legalnie dopuszczonymi do ruchu na polskich drogach, dyskryminuje również osoby niemieszkające w Krakowie. Wyłączenie dla mieszkańców Krakowa jest niesprawiedliwe - oni w przeciwieństwie do mieszkańców np. powiatu krakowskiego mogą 
łatwiej skorzystać z komunikacji publicznej. Przypuszczam, że celem tego wyłączenia jest zwiększenie poparcia dla pomysłu wśród 
potencjalnych wyborców.

1.2.25 20:40:34 Brak strefy czystego transportu. Jakakolwiek STREFA jest złą propozycją.
NIE dla SCT.

Moją propozycją jest brak SCT w Krakowie. Nie trzeba będzie tego rozwiązana jak nie będzie SCT :) I tutaj widać że ***** a nie ekologia wam przyświeca.
Za uiszczeniu opłąty już można wjeżdżać? Cyrk.

Każdy samochód powinien wjeżdżać, co rozwiązuje problem.

1.2.25 20:51:53 Każdy samochód, który posiada aktualne badania techniczne i jest dopuszczony do ruchu powinien mieć prawo wjazdu zgodne z obowiązującymi przepisami ruchu drogowego. Wykluczanie pojazdów i ich 
użytkowników ze względu na rok produkcji lub normę emisji spalin jest działaniem przeciwko wolnościom obywatelskim. 

Jedyne kryterium to aktualne badania techniczne. Jeśli pojazd ma wszystkie badania techniczne i jest legalnie użytkowany, to powinien mieć możliwość wjazdu wszędzie gdzie jest 
dopuszczony ruch uliczny.

Okres wyłączenia spod wymogów SCT dla pojazdów należących do mieszkańców 
Krakowa ( stałe zameldowanie ) powinien wynosić 10 lat.

To jest złe rozwiązanie mające na celu pobieranie haraczu od obywateli. Samochody należące do przedsiębiorców płacących podatki w Krakowie powinny być wyłączone spod zakazu wjazdu do SCT.

1.2.25 21:33:14 Strefa to powinno być ścisłe centrum Krakowa nie całe miasto wraz z okolicznymi wsiami to działanie przeciwko osobom które kupiły płacąc podatki pojazdy dostając gwarancje bezterminowej gwarancji ich 
użytkowania . 

tak wszystkie miejsca powinny byc dostępne poza ścisłym centrum . Euro 1 dla samochodów w silnikiem diesla i Euro 1 dla samochodów benzynowych oraz przywrócenie 25 lat dla możliwości rejestracji samochodów zabytkowych powinno to byc minimum 10 lat gdyż okres krótszy uniemożliwi osobom starszym lub 
schorowanym poruszać się swobodnie po rodzimym mieście które powstało z ich 
podatków . 

jest to kolejny podatek uderzający w zmotoryzowanych którzy płaca na drogi i infrastrukturę miejska co jest niedopuszczalne .   

1.2.25 21:40:38 Do 1wszej obwodnicy. Jak nie będzie zmian jakości powietrza to do likwidacji. Każdy szpital i przychodnia. Każdy teatr, kino, muzeum czy inna jednostka kultury. Każdy urząd miejski, wojewódzki. Sklepy 
wielkopowierzchniowe.

Każde auto które ma przegląd ma prawonjezdzic po wszystkich drogach publicznych. Likwidacja SCT SCT należy zlikwidować Sct należy zlikwidować 

1.2.25 21:45:13 Powinna obejmować obecną strefę A i B Jak wyżej a za opłatą również do strefy A iB Nie powinna dotyczyć ciężarówek i pojazdów do 3.5t służących do działalności gospodarczej a poza tym norma e5 Miasto to nie tylko mieszkańcy tak że ten pomysł jest zupełnie nietrafiony samochody 
mieszkańców mają niższą emisję?

Zgadzam się ale nie przy tak wyśrubowanych założeniach. Może nie wprowadzajmy strefy tylko kolejny podatek. Samoloty lądujące w Balicach i przelatujące nad Krakowem. Ludzie opamiętajcie się wszystkim będzie łatwiej. Ludzie naprawdę mają dużo 
problemów a wy dokładacie kolejny przymusową wymianę samochodu.

1.2.25 21:47:46 Nie całe miasto, nie dla sct w całym mieście! Ludzie muszą pracować i dojeżdżać do pracy, nie zakazujcie nam tego!
Jeśli już sct, to rejon ścisłego centrum np wokół plant.

Nie dla sct!
Absurdalny jest pomysł sct I absurdalne są wyjątki!
Nie wprowadzać absurdalnej strefy, nie będzie trzeba wprowadzać absurdalnych wyjątków!

Chyba ktoś z ***** spadł!!!
Zaproponowane ograniczenia  roku I emisji są tak niedorzeczne, że szkoda to wogole komentować!
Moja propozycja- nie wprowadzać sct, nie wprowadzać ograniczenia, nie dzielić ludzi, nie wykluczać społecznie, nie dyskryminować!

Pomyśl wart całej sct czyli absurd. Jest to dyskryminacja, dzielenie ludzi, wprowadzenie ograniczeń i wykluczenia społecznego. I co to ma ***** wspólnego z ekologią? Co za dzban wpadł na taki pomysł, żeby pozwolić jeździć po 
mieście tylko nowymi, drogimi autami, a nie pozwolić tańszym, o wcześniejszym roku produkcji...!!!
I jeszcze " pozwolić " na wjazd do miast za opłatą? Co to ma wspólnego z czystym powietrzem?

Absurdalna strefa ciągnie za sobą absurdalne wyjątki. Pytanie: Co z ludźmi dojeżdżającymi spoza miast do pracy, przecież nie jeżdżą dla 
przyjemności, tylko bo muszą 
!!!
Czy tępe ***** z platformy tego nie rozumieją?

1.2.25 21:51:19 Stop sct! Stop sct! Stop sct! Stop sct! Stop sct! Stop sct!
1.2.25 22:10:45 Rynek Główny - cały - każdy urząd i wszystkie miejsca użyteczności publicznej oraz każde miejsce, na wybudowanie którego zostały wydane publiczne 

pieniądze (czyli również tych, którym chcecie zakazać do nich dostępu) 
Zakaz powinien dotyczyć tylko aut, które nie mają aktualnych badań technicznych. Pozostałe są legalne. Myślę, że 500 lat było by bardziej uzasadnione. Można przypuszczać że w tym czasie 

problem sam się rozwiąże, poprzez postęp technologiczny.
Jeżeli opłata sprawia, że auto staje się ekologiczne i nie zanieczyszcza powietrza, to może lepiej wprowadzić powszechną niedużą opłatę dla wszystkich, bez wprowadzania strefy i będzie czysto i 
ekologicznie.

wystarczy jedno wyłączenie:
- wszystkie pojazdy legalnie zarejestrowane i dopuszczone do ruchu w Polsce.

1.2.25 22:10:59 Strefa jest zdecydowanie za duża, obejmuje praktycznie cały obszar miasta, poza najmniej zamieszkałą wschodnią częścią. Nie ma wymagań ustawowych, by tak duża część miasta musi być w SCT. Sensownej 
było by ograniczenie jej do pierwszej obwodnicy (dróg woku plant). Będzie spełniony wymóg ustawy, a ograniczenia nie wpłyną na dostępność miasta dla mieszkańców.
Pozostaje kwestia pomiaru zanieczyszczeń po wprowadzeniu strefy, jaki jest na to plan? Jakie zamieszczenia mają być zredukowane i w jakiej ilości procentów? Co jaki czas maiły by się pomiary odbywać. Tego 
brakuje z założeniach strefy. Jak również planu rewizji założeń.

Obszar nie jest dobra propozycja. Idę parkingów P+R całkowicie traci sens skoro nie można będzie do nich dojechać. Wydane setki mln 
złotych na ten cel pójdą na marne, bo mało kto będzie z nich korzystał, bo nie będzie miał jak do nich dojechać. Dodatkowo dojazd do 
każdego szpitala publicznego powinien być zapewniony choćby Jana Pawła, czy Narutowicza.

Wprowadzanie od razu restrykcji dla silnika diesla euro 6, a dla benzynowego euro 4 jest, można by rzec szaleństwem. Jaki jest powód od razu tak drastycznych wymagań. W Berlinie 
można wjeżdżać z normą euro 4 dla diesli. Normy są też dużo bardziej restrykcyjne niż te wprowadzone w Warszawie, wymagania wejściowe w Krakowie w Warszawie będą dopiero w 
2028. W propozycji uchwały wzrost wymagań jest iluzoryczny, od razu restrykcje są ogromne nałożone.
Sensownej było by wdrożyć wymogi podobne do tych w Warszawie zaczynając od euro 2 dla benzyny i euro 4 dla diesla i zwiększać wymogi co 3-4 lata o jedną normę euro.
Ludzie których nie stać na mieszkanie w Krakowie i dojeżdżają do pracy starszymi atutami, bo na inne ich nie stać, nie będą w stanie w sensowny czasie dojechać do pracy, gdyż nie ma 
komunikacji zbiorowej, która zapewniała by zadowalający dojazd. W pracy mam kilka osób, które jadąc transportem zbiorowym podróżują prawie 2h w jedną stronę, a autem około 1h.

Okres 5 lat nie wydaje się najgorszy, ale zważywszy na bardzo wysoki próg wejścia, od 
razu zaostrzone normy, będzie to i tak za mało. Co z ludźmi, których nie będzie stać na 
auta spełniające wymagania? Co z seniorami, którzy ledwo wiążą koniec z końcem, a 
potrzebują dojechać do lekarza? 

Jest to rozwiązanie nastawione na zwiększenie wpływu do budżetu miasta, które będą ponosić Polacy, a osoby z zagranicy nie będą o tym wiedzieć lub celowo nie będą płacić, a ściąganie opłat 
będzie marginalne z tej grupy kierowców. Szczególnie tych z poza UE.
Na jakiej podstawie zostały ustalane takie kwoty, czemu nie niższe? Czemu nie symboliczna zł za wjazd? Opłata tą obciążone zostaną osoby, których nie stać na nowsze auta, co jeszcze bardziej 
utrudni im zebranie środków na zakup auta spełniającego wymogi, bo przeznaczą te środki na opłaty. Z drugiej strony są jeszcze busy, które dowożą ludzi z miejscowość położonych pod Krakowem, 
a nie spełniają norm. Kosztami tych opłat zostaną obciążeni pasażerowie przez zwiększenie cen biletów. Czyli karane będą osoby korzystające z komunikacji zbiorowej.

Co z autami seniorów, jak np. w Warszawie? One są zwolnione. Czemu pojazdu zabytkówe mogą wjechać 50 razy, a nie 51 czy 100? Kolejny 
przejazd ponad normę,  będzie bardziej szkodliwy niż pierwsze 50?

1.2.25 22:35:42 W obrębie Rynku Głównego Wszyscy powinni mieć możliwość poruszania się po całym mieście bez względu na rodzaj pojazdu. Każdy pojazd spełnia normę rocznika z którego pochodzi.Wprowadzenie strefy to zamach na obywateli pozbawienie ich konstytucyjnego prawa do poruszania się. Mieszkańcy nie powinni mieć jakich kolwiek ograniczeń w poruszaniu się nie żadne 5l 
tylko bezwzględne zwolnienie z tych głupot.Urzędnicy miejscy powinni mieć zakaz 
wjazdu do miasta jakim kolwiek samochodem.

Jakie opłaty mają być wszyscy zwolnieni z opłat SCT do kosza.

1.2.25 22:37:01 Należy ograniczyć jej zasięg do zera cały Kraków bez sct wprowadzanie jakichkolwiek wymagań jest bezzasadne. Nie posiadacie żadnych argumentów za jej wprowadzeniem, oprócz pobożnych życzeń i pędu do obciążania kierowców 
dodatkowymi opłatami

rekomenduje 100 lat wyłączenia wszystkich kierowców, wszystkich samochodów 
poruszających sie po Krakowie

żadnej opłaty, równie bzdurne rozwiazanie jak wprowadzanie sct żadnej sct, skończcie tę zabawę, przestańcie działać przeciwko ludziom

1.2.25 23:13:30 wnioskuję o jej rozszerzenie również na sąsiednie miejscowości euro5 dla benzyny, euro 6 dla diesla 2 lata maksimum źle. czy właściciele pieców nadal mogą ogrzewać węglem za opłatą? tutaj powinno byc tak samo. każdy wyjątek to luka w systemie. chyba nie o to chodzi?
1.2.25 23:24:14 moim zdaniem obszar strefy czystego rynku powinien zawierać się na terenie rynku, nowego kleparza i części śródmieścia z obszaru strefy powinny zostać wyłączone: krowodrza górka, bronowice, azory, prądnik biały, bieżanów, nowa huta normy euro powinny zostać obniżone ceny za wjazd powinny być niższe grupa emerytów i aut zabytkowych oraz służb specjalnych powinny podlegać całkowitemu wyłączeniu z wymogów strefy
1.2.25 23:42:45 NIE dla SCT !

W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie 
normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
Kpicie z mieszkańców??
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym 
środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i 
potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.

Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nigdy nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, 
gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść 
przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów 
nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
 norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały  proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

1.3.25 1:11:54 Granica strefy tylko do II obwodnicy Aleje. W obecnej formie NAJWYŻEJ I obwodnica (planty) + Kazimierz.
Podejrzewam, że nie wzięliście pod uwagę głosu mieszkańców w poprzednich ankietach.

Dlaczego szpitale, ale centra handlowe lub sklepy już nie? Dlaczego nie urzędy miasta? Standardy takie jak Umweltzony w Niemczech, nie bardziej surowe. Jesteśmy biedniejszym krajem, i zwykłych Polaków stać na gorsze i starsze auta jeśli mówimy o samochodach 
kupowanych za gotówkę, lub nawet na kredyt (bez leasingu). Dlatego każda bardziej surowa forma jest praktycznie rzecz biorąc zamachem na obywateli i ich prawa. Podobieństwo norm 
również ułatwi transport między krajami - niemieckie naklejki honorowane są w Czechach i we Francji.

Lepsze niż nic, ale podejrzewam, że będzie to rozbój w biały dzień, który nic nie wnosi. Nie wszyscy właściciele aut chcą przemianować auta na zabytkowe, gdyż ma to kilka niedogności formalnych. Może "auta, które 
kwalifikowałaby się jako zabytkowe". Czy auta specjalne to będą auta urzędników miejskich i ich kolegów?

1.3.25 3:09:36 Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

1.3.25 3:09:50 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

1.3.25 3:10:03 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

1.3.25 3:10:17 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

1.3.25 3:10:29 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

1.3.25 3:10:49 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

1.3.25 3:11:07 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

1.3.25 3:11:29 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

1.3.25 3:11:43 Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

1.3.25 3:11:58 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

1.3.25 3:12:43 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu ze szpitalami itd.. W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

1.3.25 3:12:59 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

1.3.25 3:13:12 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Tak ale tylko dla ludzi spoza Krakowa. Mieszkańcy mają być w ogóle wyłączeni z tego idiotyzmu. Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

1.3.25 3:13:27 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów Wszystkie auta od 2000 roku produkcji niezależnie od paliwa powinny móc wjechać, Polska jest za biedna na więcej Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Haracz za prawo do wyjazdu z podwórka na ulicę, sprawnym autem z ważnymi badaniami. Brak mi cenzuralnych słów żeby to odpowiednio ocenić. Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

1.3.25 3:13:41 Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Jak strefa będzie w ścisłym centrum to nie będzie problemu z dojazdami do szpitali Są bardziej restrykcyjne jak w Niemczech. Moja propozycja to Euro 1 benzyna i Euro 2 diesel Należy to zmienić następująco: Mieszkańcy mają być BEZTERMINOWO wyłączeni z 
jakichkolwiek obostrzeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

1.3.25 3:14:23 Pierwsza obwodnica to maks co jest akceptowalne Przede wszystkim strefa powinna być w ścisłym centrum, to nie będzie problemu z dojazdami do ważnych punktów W Lizbonie jest euro 2 na 1/3 miasta i euro 3 na ścisłe centrum, tak samo dla benzyny i diesla Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

1.3.25 3:14:37 Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Odszkodowania i rekompensaty finansowe dla mieszkańców którzy będą musieli wymienić samochody!

1.3.25 3:14:55 Skoro już MUSI być ta wasza strefa, to od 2025 I obwodnica, od 2030 niech będzie II obwodnica i ani jednej ulicy więcej! Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Całkowite i bezterminowe wyłączenie dla mieszkańców z jakichkolwiek obostrzeń Niech sobie przyjezdni płacą, od mieszkańców się odwalcie! Jak wspominałem mieszkańcy mają być bezterminowo i całkowicie wyłączeni

1.3.25 3:15:07 Nie powinna wykraczać poza obszar I obwodnicy Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Benzyniaki bez limitu, diesle od normy Euro 1, tego wymaga sprawiedliwość społeczna Auta mieszkańców, zarówno te już posiadane jak i nowo kupione, mają być wyłączone ze 
wszystkich ograniczeń

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Moje propozycje: a) bezterminowe wyłączenie dla zarabiających poniżej 30 tyś zł rocznie, b) bezterminowy wjazd dla historycznych i 
zabytkowych nie 50 dni w roku ale bez limitu, c) auta mieszkańców wyłączone nie do 2030 roku ale bezterminowo, d) auta mieszkańców 
wyłączone nie tylko w zakresie tych kupionych do 2025 roku ale również tych kupowanych później, bez limitu czasowego.

1.3.25 3:15:21 Płyta rynku albo I obwodnica. Kiedyś tam w przyszłości można rozszerzyć do drugiej obwodnicy maksymalnie. Zrobicie w I obwodnicy albo w rynku to nie trzeba będzie robić dodatkowych wyłączeń Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Co mi z 5 lat na jeden samochód. Jak mi go ktoś rozbije i kupię kolejny to obejmą mnie 
wszystkie wymagania. Uważam, że dla mieszkańców ma być wyłączenie zarówno dla aut 
już posiadanych jak i tych, które dopiero kupimy. I to wyłączenie ma być bezwarunkowe i 
bezterminowe. Za darmo tych podatków do budżetu miasta nie płacimy do ciężkiej 
cholery.

Mam jako mieszkaniec płacić za prawo dojazdu autem do własnego garażu? Wam chyba na łeb coś padło. Całkowite wyłączenie dla mieszkańców, historyczne i zabytkowe bez limitu dni wjazdu

1.3.25 3:15:39 Należy ograniczyć SCT do pierwszej obwodnicy Po prostu porzućcie chory pomysł SCT na całe miasto to problem sam się rozwiąże Mierzmy siły na zamiary. Polska ma 22 tyś dolarów PKB per capita. Euro 2 to maks co jest tutaj do przyjęcia. Strefa ma być tylko dla przyjezdnych, mieszkańców ma nie dotyczyć w ogóle i cześć Dla przyjezdnych możecie sobie robić opłaty, ale wara wam od portfeli mieszkańców Dla historycznych i zabytkowych nie 50 dni w roku ale 365 dni, dla mieszkańców pełne wyłączenie

1.3.25 7:36:10 Możliwość dojazdu do powinna być zapewniona do wszystkich Park and Ride Kryterium 1: Rok produkcji pojazdu
Problemy z takim rozwiązaniem:

Niesprawiedliwość względem rzeczywistych emisji: Rok produkcji nie zawsze odzwierciedla faktyczną emisję spalin. Starsze samochody z mniejszymi silnikami mogą emitować mniej CO2 
niż nowe SUV-y, które są zgodne z najnowszymi normami.
Wykluczenie użytkowników o niższych dochodach: Właściciele starszych aut, których nie stać na wymianę pojazdu, mogą zostać zmuszeni do korzystania z droższego transportu 
publicznego lub płacenia za wjazd.
Argument za rokiem produkcji:

Kryterium to jest łatwe do egzekwowania i dobrze rozumiane przez kierowców – wszyscy wiedzą, jaki rocznik ma ich auto.
Alternatywa:
Zamiast skupiać się wyłącznie na roku produkcji, wprowadzić system oparty na rzeczywistej emisji pojazdu, co lepiej odzwierciedla jego wpływ na środowisko.

Kryterium 2: Standard emisji Euro
Zalety tego rozwiązania:

Standaryzacja: Normy Euro są międzynarodowe i dobrze ugruntowane, dzięki czemu łatwo określić, czy dany pojazd je spełnia.
Stopniowe zaostrzanie: Można wprowadzać SCT etapami, np. na początku wymagać Euro 4/5, a później przejść do wyższych norm, co pozwala ludziom lepiej przygotować się do zmian.
Problemy z takim rozwiązaniem:

Teoria vs praktyka: Normy Euro są mierzone w warunkach laboratoryjnych, co nie zawsze odpowiada rzeczywistym emisjom w ruchu miejskim (zwłaszcza w przypadku diesli).
Nowe duże pojazdy: Samochody z normą Euro 6 mogą emitować więcej CO2 niż starsze, małe pojazdy spełniające np. normę Euro 4.
Alternatywa:
Uzupełnienie kryterium normy Euro o masę pojazdu lub rodzaj paliwa. Warto rozważyć ostrzejsze ograniczenia dla diesli, które emitują więcej tlenków azotu (NOx).

Moja propozycja: Podejście hybrydowe
Dopuszczenie do SCT na podstawie rzeczywistej emisji (RDE):
Zamiast wyłącznie roku produkcji czy normy Euro, zastosowanie pomiarów rzeczywistej emisji (Real Driving Emissions, RDE), które lepiej oddają, jak pojazd zachowuje się w codziennym 

Zróżnicowany dostęp zależny od statusu ekonomicznego

Wprowadzenie opłat może prowadzić do sytuacji, w której osoby zamożniejsze będą mogły swobodnie korzystać z SCT, podczas gdy mniej zamożne grupy będą wykluczone.
Może to spotęgować nierówności społeczne i być postrzegane jako „kupowanie prawa do zanieczyszczania”.
Brak pełnej eliminacji zanieczyszczeń

Opłaty nie eliminują problemu emisji, ponieważ starsze pojazdy będą wciąż wjeżdżać do strefy.
Jeśli opłaty są zbyt niskie, mogą nie zniechęcać wystarczająco do korzystania z pojazdów w SCT.
Możliwość niewłaściwego wykorzystania funduszy

Istnieje ryzyko, że środki zebrane z opłat nie będą przeznaczone na cele związane z ochroną środowiska lub transportem, co podważy zaufanie społeczne do tego rozwiązania.
Trudności w egzekwowaniu opłat

System wprowadzający opłaty może być kosztowny i skomplikowany w realizacji (np. monitorowanie, kontrola pojazdów, pobór opłat).
Możliwe nadużycia, np. fałszowanie dokumentów lub unikanie opłat.
Ryzyko nadmiernego obciążenia ruchu w innych częściach miasta

Wysokie opłaty mogą przenieść ruch samochodowy na obszary poza SCT, co może prowadzić do większych korków i zanieczyszczeń w innych częściach miasta.

1.3.25 7:40:23 Granice strefy ograniczyć do domu prezydenta i wszystkich, którzy to wymyślili. Brakuje parkingów dla wozów konnych, bo ta strefa wykluczenia do tego prowadzi. smog w Krakowie w marcu 2020 był większy niż rok wcześniej i dwa lata później. a wtedy było pusto na drogach. samochody nie mają wielkiego wpływu na smog i zanieczyszczenia. strefa wykluczenia społecznego dla wszystkich powinna być hahaha czyli chodzi o kase a nie o czyste powietrze. to było wiadome podskórnie całą strefa jest wielkim wyjątkiem od zdrowego rozsądku
1.3.25 7:42:40 Strefa granicy jest ok pod warunkiem zmiany zasad wjazdu. Jeśli mają być utrzymane takie zasady to strefa powinna być taka jak strefa parkowania A co z pozostałymi szpitalami ? Siemieradzkiego, Dietla czy MSWiA jak tam dojechać tramwajem? Naprawdę tęgie mózgi to wymyśliły 

że do jednego szpitala można dojechać a do drugiego nie. 
Wg Was z kobietą w ciąży należy przyjechać na park and ride, dalej tramwajem z przesiadkami i potem z buta z Karmelickiej, naprawdę 
geniusz

Powinny zostać obniżone wymagania dla diesli tylko do EURO 6. Takie samochody zostały produkowane od roku około 2015 co znaczy że maksymalnie będą miały 15 lat. Jeśli uważacie że 
to są stare samochody to może zróbcie dopłaty dla mieszkańców do wymiany samochodów na nowsze lub elektryki czy hybrydy. Można też eliminować samochody z wyciętymi 
katalizatorami i tu są benzyniaki które mogą legalnie wjechać do strefy lub z wyciętymi DPF-ami. Jako władza macie wpływ na rządzących aby do ustawy o przeglądach rejestracyjnych 
wpisać takie obostrzenia. Częstsze kontrole policji dla wyłapywania "dymiarzy". Słowacka i czeska policja ma zamontowane na przodach samochodów urządzenia mierzące spaliny 
samochodów jadących przed nimi i wyłapują takich delikwentów. Więc może trzeba iść w tym kierunku a nie nakazać zmianę w miarę nowych samochodów

Jest OK Nie do końca dobre rozwiązanie ale nie wiem jakie mogło by zadowolić wszystkich Uważam że powinno to dotyczyć wszystkich . A w przypadku np. zlotów starych samochodów powinna być wydawana specjalna zgoda na 
wjazd.
A jeszcze co z samochodami historycznymi które należą do Krakowian i są tu zarejestrowane. Co się z nimi stanie po 2030 roku?



1.3.25 7:43:24 Żadnych stref i segregacji ludzi Miasto nalezy do mieszkancow i kazdy ma prawo korzystac z dobra wspolnego na rownych zasadach bez wykluczenia i segregacji na 
biednych i bogatych 

Rocznik i norma euro nic wspólnego nie maja do wielkości zanieczyszczeń , logicznym jest ze np: euro 4 bylo nadawane w 2004 roku bo nie bylo normy 6 , tak jak w 2025 r nie będzie 
2005 roku , wielkość zanieczyszczeń to jest od pojemności silnika  , bo nikt mi kitu nie wcisnie ze np:, stary maluch poj 650 cm spala 4 litra  czy inny z mniejsza pojemnością   truje wiecej 
niz auto nowe z poj  3 tys czy 5,7 ktore moze  spalać. nawet  20 litrów  w mieście , kazdy  diesel ma dpf wiec dymienie zostalo wyeliminowane , zdarza  sie kopcacy samochód  z 
niesprawnymi np wtryskami itp ale od  tego powinna byc policja by eliminować z drogi i mandaty , jezeli na siłę ma byc sct to od pojemności silnika a nie od durnej unijnej normy 
oszołomów i rocznika  pojazdu 

To znaczy ze turysta krajowy i  zagraniczny , uchodźca wojenny czy emigrant zarobkowy 
czasowo przebywajacy na terenie miasta nie płacących danin będzie mial swobodę 
poruszania sie po mieście bo ma nowsze auto  a rodowity mieszkaniec ktorego nie stac 
na nowsze  auto na zapier...na butach ? czy komunikacja miejską ? To chyba jakis  żart !

To jest chore , jak zapłacisz jestes ekologiczny to napewno wymyslil jakis lewak ekooszolom  zadnej segregacji kazdy ma byc na rowno traktowany przez wladze publiczne  mowi to jasno konstytucja , wszyscy albo nikt , dot to tez 
pojazdów uprzywilejowanych  czy komunikacji miejskiej 

1.3.25 8:10:09 Strefa powinna obejmować tylko i wyłącznie centrum miasta - jak to jest w zachodnich demokracjach, do II obwodnicy maksymalnie żadnych parkingów - miasto jest dla wszystkich a nie tylko dla wybranych 3,0 l diesel z 2020 roku zanieczyszcza więcej niż małolitrażowy samochód z początku XXI wieku więc standardy EURO można sobie w d... wsadzić dożywotnio tak jak wszystkie eko terrorystyczne organizacje tak i tutaj ten sam mechanizm - zapłać to dostaniesz i możesz już robić wszystko świetna propozycja kogo zaliczacie do "krakowian"? ukraińcy też?
1.3.25 8:19:42 Nie należy jej modyfikować, jest bardzo dobry. Należy od dni 1 Lipca 2025 dopuścić dla silników benzynowych tylko pojazdy z normą Euro 5 i rokiem produkcji od 2009/rejestracji 2011.

W porównaniu z normą Euro 4 Tlenki azotu NOx (g/km) spadły z 0,08 do 0,06 oraz pojawiła się norma dla cząstek stałych PM wynoszącą 0,005 G/km. Pył PM jest odpowiedzialny za 
smog, co wskazuje, że dopiero norma Euro 5 będzie dobra dla Krakowa.

Powinno zostać zamienione.

Od 2025 do 2028 mieszkańcy Krakowa powinni płacić opłatę emisyjną. Jednak Karta 
Krakowska powinna umożliwiać 90% zniżki wobec wysokości opłaty dla pojazdów spoza 
Miasta.

W dobie deficytu na komunikację miejską jest to dobry pomysł.

Należy zapisać w uchwale by całość środków z opłaty emisyjnej trafiała na organizację komunikacji miejskiej.

Lista w porządku.

1.3.25 8:27:35 Strefa powinna obejmować płytę główną rynku Jest ona bezsensu, gdyż nie jest możliwym skontrolować, czy dany pojazd jedzie akurat w wyłączone ze strefy miejsce. Dodatkowo 
P&R powstają za blisko centrum i nie spełniają swojej roli

Powinna obowiązywać jedynie norma emisji zanieczyszczeń, ktora nie jest tożsama że standardem emisji Euro, gdyż nie które samochody o mniejszej emisyjności zostały wyprodukowane 
wcześniej niż weszła norma i ją spełniają, choć nie posiadają certyfikatu. Niech miasto na swój koszt bada emisyjność pojazdów.

SCT nie powinno obejmować mieszkańców Krakowa i sąsiednich gmin Beznadziejnie, to kolejny podatek. Ile jeszcze?!

1.3.25 8:36:52 Uważam, że w początkowej fazie (np. do 2030 r.) granica strefy powinna być wyznaczona tzw. II obwodnicą miasta. Obecnie proponowana wydaje się zbyt radykalna i radykalnie ograniczy dostępność wielu 
kluczowych punktów w mieście.

Tak, jak w odp. na pyt. nr 1 - proponuję ograniczenie do II obwodnicy. Proponuję w przypadku silników diesla aby kryterium minimalnym była norma Euro 6, nie zaś Euro 6 dt. Wynika to z małej dostępności pojazdów spełniających tę normę i dużych 
kosztów ich zakupu. W I fazie obowiązywania SCT (do 2030) należy dopuścić do wjazdu do SCT pojazdy z normą Euro 5 zarejestrowane w Krakowie przed wejściem w życie SCT lub będące 
we własności (współwłasności) przez mieszkańców Krakowa. Dopuszczenie pojazdów zarejestrowanych w Krakowie ograniczy biurokrację związaną z wprowadzeniem SCT (brak 
konieczności przedstawiania potwierdzenia płacenia podatków i weryfikacji tego przez UM).

Proponuję rozszerzyć to kryterium o pojazdy zarejestrowane w Krakowie przed wejściem 
w życie SCT.

Wydaje się to dobrym pomysłem. Wyłączenie dla pojazdu wskazanego przez posiadacza europejskiej karty parkingowej (osoba niepełnosprawna): w moim przypadku 
posiadamy z bratem oddzielne samochody i okazjonalnie podwozimy naszą niepełnosprawną mamę do przychodni i szpitali lub w innych 
celach podróży. Przepis pozwalający na definiowanie tylko jednego pojazdu w danym miesiącu znacznie utrudni nam funkcjonowanie. Nie 
będziemy mogli się zmienić w pomocy naszej mamie i jedna osoba będzie np. skazana na branie urlopu, bo to ona będzie mogła w danym 
czasie wozić matkę. Szczerze nie wyobrażam sobie dalszego funkcjonowania na ten moment. Mama ma POChP i z trudem opuszcza 
mieszkanie. Dojście na przystanek lub z powrotem to dla niej katorga. Taksówki z dopłatą UMK dla niepełnosprawnych poprawiają 
sytuację, kiedy żaden z nas nie może się zwolnić z pracy lub nie ma wolnego, ale ich elastyczność jest żadna (o ile łatwo zamówić kurs 
"tam" na konkretną porę, to "z powrotem" przy trudnym do określenia czasie oczekiwania na wizytę lekarską lub badanie i czasie ich 
trwania jest niemal niewykonalne). Proszę o wzięcie takich sytuacji pod uwagę.

1.3.25 8:55:22 Nie należy nic zmieniać, objąć jak największy obszar by było to skuteczne. P+R Kurdwanów, Mały Płaszów, Czerwone Maki, Bieżanów Nowy i Górka Narodowa Należy zaostrzyć wymagania od 1 lipca 2025.

BENZYNA.
Zamiast normy Euro 4 i roku produkcji od 2005, należy wprowadzić normę Euro 5 i rok produkcji od 2009.

Norma Euro 5 ma o 25% niższe wymaganie tlenków azotu i jako pierwsza wprowadza wymagania dla cząstek stałych (pyłu, składnika smogu)

W przypadku normy dla silników Diesla bez zmian.

Od 1 lipca 2025 do 30 czerwca 2028 opłata emisyjna dla mieszkańców Krakowa w 
wysokości 480 zł rocznie. (czyli 40 zł/miesięcznie)

Od 1 lipca 2028 do 30 czerwca 2030 wyłączenie.

Zmiana ma na celu zachętę poprzez opłatę do szybszej wymiany samochodu na 
spełniający normy. 

Ponadto opłata 40 zł/ms jest o połowę niższa od ceny biletu miesięcznego i nie powinno, 
przy zarobkach średnio 5-6 tysięcy być protestów.

Wprowadzenie opłaty pozwoli zamrozić dyskusję o podwyżkach cen biletów ZTP.

Rozwiązanie dobre. 

Należy dodać punkt w uchwale, o tym, że środki z opłaty emisyjnej są przeznaczone na komunikację miejską

1.3.25 9:15:59 Strefa parkingowa A i B - unia szczesliwa, mieszkancy szczesliwi tylko park and ride wszyscy mieszkancy do 2030, np dodatkowe 5 lat dla diesli euro5 i etylina euro 3. roznicy nie ma znaczacej pomiedzy nimi wszyscy mieszkancy do 2030, np dodatkowe 5 lat dla diesli euro5 i etylina euro 3. 
roznicy nie ma znaczacej pomiedzy nimi

Bardzo negatywnie Brakuje w wylaczeniach pojazdow specjalnych - jako takich nie zdefiniowanych w ustawach - food tracki, terenowe (nie mylic z suv)

1.3.25 9:32:22 Cały Kraków Nie powinno być ulg , kto chce wjechać szczególnie po zdrowie to powinien myśleć też o innych, dlaczego My mieszkańcy Krakowa 
finansujemy parkingi dla osób przyjeżdżających spoza Krakowa ? Chcą wjechać nie ma ulg!!!

Ulgi na zmianę dla Krakowian , przyjezdni bez ulg. Dobre rozwiązanie. Totalna bzdura , to po co strefa? Kolejny podatek? Tylko Krakowianie na okres przejściowy , pojazdy służb ratowniczych , historyczne/zabytkowe tak ale w muzeum.

1.3.25 9:40:14 Proszę o modyfikację obszary Strefy Czystego Transportu żeby swoim zasięgiem maksymalnie objęła rejon I obwodnicy Krakowa
1.3.25 9:42:46 Obręb plant krakowskich Im mniejsza sct tym lepiej. Najlepiej jakby jej wcale nie było. Wszystkie samochody legalnie posiadane i sprawne zbadane technicznie nie powinny dotyczyć żadne sankcje co do ich użytkowania 5000 lat wyłączenia dla wszystkich ludzi bez względu na miejsce zamieszkania kolor 

skóry płeć poglądy polityczne itp. itd. Czy na jakie jeszcze inne kategorie chcecie ich 
dzielić.

W tym wszystkim chodzi o pieniądze Generalnie SCT nie powinna być wdrożona

1.3.25 9:44:55 W ogóle nie powinno być czegoś takiego jak SCT. Określanie jakichkolwiek granic czegoś, czego nie powinno być jest działaniem bezsensownym. Jestem przeciwny wprowadzaniu SCT w jakiejkolwiek formie. Jestem przeciwny wprowadzaniu SCT w jakiejkolwiek formie. Jestem przeciwny wprowadzaniu SCT w jakiejkolwiek formie. Jestem przeciwny wprowadzaniu SCT w jakiejkolwiek formie. Jestem przeciwny wprowadzaniu SCT w jakiejkolwiek formie. Jestem przeciwny wprowadzaniu SCT w jakiejkolwiek formie.
1.3.25 9:53:17 Jest absurdalna. Ograniczyć strefę do 1 obwodnicy. Wyłączyć bezwarunkowo auta zabytkowe. Wszystko wokół Plant powinno być dostępne. Dla diesli euro 6, tak jak było w pierwszej wersji, która w chamski sposób zmusiła mnie do zmiany auta. 10 lat. Chodzi wam o kasę. Zacznijcie oszczędności od siebie. Pojazdy zabytkowe w mieście zabytkowym powinny jeździć bez absurdalnych ograniczeń.
1.3.25 9:57:05 Strefa w granicach 4 obwodnicy w tym miasta Krakowa.

Od lipca 2025 - (Euro3 benzyna, Euro4 diesel)
Od lipca 2028 - (Euro4 benzyna, Euro5 diesel)
Od lipca 2030 - (Euro5 benzyna, Euro6 diesel)

Strefa nie powinna uwzględniać wyjątków Od lipca 2025 - (Euro3 benzyna, Euro4 diesel)
Od lipca 2028 - (Euro4 benzyna, Euro5 diesel)
Od lipca 2030 - (Euro5 benzyna, Euro6 diesel)

Możliwość wjazdu aut nie spełniających norm przez 3 lata do 2028 roku (czyli poniżej Euro3 benzyna i Euro4 diesel)

Dłuższe użytkowanie starszych pojazdów co może powodować mniej kontrowersji, stopniowe dochodzenie do standardów, akceptacja społeczna ze względu na wiek pojazdu i 5 lat okresu 
przejściowego.

Wyłączenie może być podważone przez WSA lub wojewodę ze względu na nierówne 
traktowanie.
Jeżeli numery rejestracyjne będzie z czytywał system automatyczny - (nie ma dziś 
wymogu zmiany tablic przy wymianie auta), kto zweryfikuje czy dana osoba prowadząca 
auto jest lub nie mieszkańcem Krakowa?

Możliwość wjazdu aut nie spełniających norm przez 3 lata do 2028 roku (czyli poniżej Euro3 benzyna i Euro4 diesel) Wyłączyć tylko pojazdy określone w ustawie i zabytkowe (żółte tablice)

1.3.25 10:17:28 jestem przeciw uważam ze powinno byc 10 lat
1.3.25 10:19:53 Tak, uważam,że początkowo strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona do ścisłego centrum miasta Obszar taki jest dobrą propozycją, jednakże należy zidentyfikować wszystkie istotne miejsca, a nie tylko te zlokalizowane na obrzeżach 

miasta. 
Nie zrozumiałem jest też uprzywilejowanie instytucji rządowych, które powinny świecić przykładem nie korzystac z niespełniających norm pojazdów. Brzmi to jak karanie zwykłych 
obywateli z wyłączeniem tych zazwyczaj uprzwylejowanych w codziennym życiu.
W żaden sposób nie ogranicza się dostępu dla pojazdów spełniających normy formalne, jednakże ze względu na pojemność silnika i wielkość spalania emitują znacznie więcej spalin niż 
niespełniających norm formalnych pojazdy małolotrażowe.
Wiele straszych pojazdów benzynowych zostało wyposażonych w instalacje LPG, co praktyce oznacza mniejszą niż wynikającą z norm emisję, a uchwała tego uwzględnia. 

Uważam, że zaproponowana opcja jest słuszna, jednakże okres zbyt krótki, zważyszy na 
ubożenie społeczeństwa w Polsce

Rozumiem, że zadłużone i stale zadłużające się miasto szuka źródeł finansowania, jednakże zaproponowana opłata jest niewspółmiernie wysoka do dochodów osób skazanych na nią, wszak nie 
bedzie ona dotyczyła osób najbogatszych

dokumet reguluje bezterminowe wyłączenie motocykli i pojazdów innych nie reguluje wprost motorowerów 

1.3.25 10:22:29 Jeśli już musi być to proponuję tylko w okół urzędu miasta lub na podjazdach urzędników. Każdy powinien mieć możliwość dojechania w każde miejsce! Nie popieram i nie poprę dyskryminacji ze względu na majątek. 
Wyłączenia nie uwzględniają wielu szkół, uczelni, szpitali, urzędów, sądów.

1. Normy Euro są bardzo wyśrubowane już od wielu lat, auta mają marginalny wpływ na stan powietrza w Krakowie (zanieczyszczenie latem - jest co roku dużo niższe niż zimą, podczas 
lockdownu - nie odbiegało od normy mimo, że auta nie jeździły). 
2. Zabranianie w 2030 dieasli z normą euro 6 jest absurdalnym pomysłem. Norma wprowadzona 10 lat temu - nie ma ta propozycja nic wspólnego z ekologią. Takie auto często spala 
5l/100 km (w zależności od pojemności). Za to urzędnicy uznają za bardziej ekologiczne ogromne SUV-y/Pick-upy, auta typu mustang spalające w mieście po 15 litrów. Jest to pomysł 
absurdalny i wskazuje na brak jakiejkolwiek analizy również dotyczjącej wpływu na infrastrukturę drogową.

Zrezygnować z SCT. Wprowadzić 100 lat okresu wyłączenia.
Jak zapewne wszyscy wiedzą, Polacy uwielbiają 10 letnie auta po niemieckie bo są 10 
letnie i niemieckie a nie ze względów finansowych.  

To aż ciężko mi komentować, taka bzdura. 
SCT ma poprawić stan powietrza (oczywiście to bzdura) -> auto nie ekologiczne, to nie wjedzie -> zapłać -> zapraszamy spaliny teraz są czyste. 
Tutaj chciałbym zadać pytanie czy ktoś naprawdę nie ma na tyle godności, że się nie wstydzi takich rzeczy proponować? 

SCT jak i wyłączenia są niepotrzebne. 
Wyłączenia są tylko w obrębie wjazdów do miasta dalej bez uiszczenia haraczu nie będzie można się poruszać, nie jest to żadne 
udogodnienie. A nie wyobrażam sobie, żeby każdy turysta studiował przed przyjazdem listę miejsc.
Wprowadzenie SCT i wyłączeń spowoduje to tylko dodatkową pracę urzędników i straży miejskiej, doda koszty obsługi systemu, a ludzie 
ubożsi nie mający nowych aut zostaną dodatkowo opodatkowani za wjazd do miasta. Nawet komuniści nie mieli takich pomysłów, przykre 
że ktoś na to wpadł.

1.3.25 10:38:53 negatywnie 
1.3.25 10:39:57 Uważam że należy ograniczyć strefę do ścisłego zabytkowego centrum. Max do alei po stronie zachodniej i max Wesołej po wschodniej. W związku z odp. 1 tuszem że nikogo te punkty nie urządzają, a pomysłodawcy nie mają pojęcia ile osób spoza miasta mieszka w 

Krakowie i musi się także przemieszczać poza miasto własnym autem ( chociażby z uwagi na koniecznisc opieki nad rodzicami 
mieszkającymi na wsi). Ludzi nie stać na mieszkania to teraz jeszcze zabieracie im środek transportu. 

Durnota totalna. Dzielenie ludzi na biednych o bogatych. Bo jak wytłumaczyć to że duże nowe i oczywiście drogie auta emitujące więcej zanieczyszczeń wjadą bo spełniają normę euro 6 
(tak naprawdę to płatna certyfikacja) a no stare Lupo z 99, które emituje śmiesznie mało zanieczyszczeń (5 razy mniej niż przeciętny SUV) już nie? To nie chodzi o emisję i ekologię tylko o 
odkorkowanie miasta dla wybranych ludzi zarabiających +10 tys netto.

Do 2070 odłożyć, wtedy mnie nie będzie i nie będę sobie głupotami głowy zawracać. 
Zamordyzm gospodarczy. 

Tak samo jak całą strefę. Układ tych pytań jest tendencyjny. Skoro ktoś krytykuje na wstępie1 pytania to nie można oczekiwać pochwał w kolejnych. Płacić za co? Za to żeby gdzieś wyjechać 
samochodem za który zapłaciłem i płace cały czas poprzez różne opłaty ubezpieczenia paliwo itd? Co to za ograniczenie? Konstytucja daje ludziom swobodę przemieszczania, tu natomiast tworzy się 
jakieś zamknięte strefy, niczym getto. Państwo w państwie.

A jak ktoś będzie chciał przyjechać do rodziny spoza miasta na tydzień? Albo dwa? Swoim wysłużonym Oplem astra z 97? To co na zrobić? 
Nie dość że dla ludzi to kosztowna wyprawa , trzeba płacić za parkowanie to jeszcze haracz za wjazd do miasta na terenie własnego 
państwa!!! Mózgi ludziom wysychają. 

1.3.25 10:41:12 Strefy nie nalezy wprowadzać wcale Cały Krakow jest ważnym miejscem do którego dojazd powinien być dostępny. Po prostu bez sensu. Powinno byc 30 lat zamiast 5. Za wjazd powinni plącić tylko pomysłodawcy SCT skoro tak im się to podoba. Na liscie aut  wyłączonych z wymogu SCT powinny byc wszystkie auta oprócz pomysłodawców SCT.
1.3.25 10:46:59 Całe miasto Kraków Normy są dobre, ale nie powinny obowiązywać pojazdów klasycznych (min. 40-letnich). Te pojazdy nie powinny mieć limitów wjazdu do SCT! Powinno to być maksymalnie 3 lata. Wybory samorządowe będą w 2029. Jest ryzyko, że 

nowi rządzący znów coś zmienia w SCT i to nigdy nie wejdzie w pełnej formie. Stąd należy 
to wprowadzić wcześniej niż w 2030 roku.

1. Juz teraz powinny być pobierane opłaty za wjazd do miasta (niezależnie od auta i norm, które spełnia lub nie). Albo powinny być poszerzone strefy płatnego parkowania wraz z podwyżka oplat za 
parkowanie. Jednocześnie powinny być budowane park&ride oraz parkingi ogólnodostępne wielopoziomowe - liczba aut rośnie, a miejsc parkingowych nie przybywa, miasto w ogóle o to nie dba.
2. Opłaty dla aut niespełniających norm powinny być wysokie - inaczej wprowadzenie SCT nic nie zmieni pod kątem jakości powietrza.

Pojazdy historyczne/zabytkowe (min. 40 lat!) powinny mieć możliwość nieograniczonego wjazdu nie tylko przez pierwsze 5 lat działania 
strefy.

1.3.25 10:49:59 Wprowadzić SCT tylko w obrębie 1 obwodnicy (Dookoła Plant) Propozycje należy wyrzucić w kosz. W przypadku zastosowania SCT wewnątrz pierwszej obwodnicy nie trzeba będzie kombinować z 
jakimiś patologiami typu dojazd tu czy tam. Nienawidzicie mieszkańców i robicie co możecie by utrudnić Nam życie.

W przypadku SCT wewnątrz pierwszej obwodnicy  Benzyna Euro4 Diesel Euro6, 5 lat w więzieniu dla autorów tego pomysłu. Pieniądze, pieniądze i jeszcze raz pieniądze jedyne czego chcecie od Mieszkańców! Pieniądze na realizacje własnych fanaberii! NIE!! Takie rozwiązanie jest niedopuszczalne!! Posiadacze samochodów historycznych / zabytkowych powinni posiadać bezterminowe wyłączenie z SCT, to jest tak śladowa grupa ludzi że 
będzie miała ZEROWY wpływ.

1.3.25 10:51:14 Wymagania dotyczące standardu emisji są zbyt łagodne, szczególnie wobec mieszkańców. 5 lat to za dużo, 3 lata to powinien być maks. To zły pomysł, nie powinno być takiej furtki dla trujących pojazdów.
1.3.25 10:51:51 Uiszczanie opłaty przez ludzi z gmin sąsiednich za dojazd do pracy do Krakowa autami z rocznika starszego niż 2014 jest poprostu śmieszny, a co z ludźmi którzy wynajmują mieszkania w Krakowie i na codzień 

tam żyją, a adres zameldowania mają inny, mowa o studenta, ludziach którzy mieszkają i pracują w Krakowie. 
Objęty został praktycznie cały obszar Krakowa poprostu wspaniale. Dlaczego auta starsze z rocznika 2008-2010 które są czasami w bardzo dobrym stanie mowa tutaj o dislach będą mieć zakaz ale za 500 zł zapraszamy, co za złodziejstwo Jak powyżej, uważam że jest to niesprawiedliwe dla ludzi którzy wynajmują Mieszkania i dojeżdżają do pracy. Kwestia zabytkowych samochodów mnie nie dotyczy 

1.3.25 10:55:28 Granice powinny zostać poprowadzone wzdłuż granicy 2 obwodnicy Krakowa + dodatki zawierać Kazimierz. W przypadku samochodów benzynowych oraz benzynowych z instalacją LPG powinien zostać przywrócony poprzedni wyznacznik Euro 3 docelowo. Mieszkańcy powinni otrzymać 10 lat na przejście na samochody spełniające normy Euro. Jest to rozwiązanie zdecydowanie za drogie. Jeżeli kogoś nie stać na wymianę samochodu to tym bardziej nie będzie uiszczenia tak olbrzymiej opłaty. Opłata w skali miesiąca powinna wynosić 
maksymalnie 200zl

1.3.25 10:58:25 Należy całkowicie zlikwidować SCT Należy całkowicie zlikwidować SCT Należy całkowicie zlikwidować SCT Należy całkowicie zlikwidować SCT Należy całkowicie zlikwidować SCT Należy całkowicie zlikwidować SCT
1.3.25 11:06:24 Sct to bzdura która nic nie da na czystość powietrza
1.3.25 11:11:08
1.3.25 11:16:58 Należy ją usunąć. Usunąć sct Usunąć sct 5 lat a potem kto funduje nowe auto? Słabo Usunąć sct
1.3.25 11:23:46 SCT nie powinna zostać utworzona gdyż przede wszystkim nakłada na wiele osób wymóg zmiany pojazdu by taka osoba mogła na przykład udać się do pracy. SCT nie powinna zostać utworzona gdyż przede wszystkim nakłada na wiele osób wymóg zmiany pojazdu by taka osoba mogła na 

przykład udać się do pracy.
SCT nie powinna zostać utworzona gdyż przede wszystkim nakłada na wiele osób wymóg zmiany pojazdu by taka osoba mogła na przykład udać się do pracy. Dodatkowo możemy 
zauważyć, że w przypadku wymogu minimum Euro 6 dla pojazdów z silnikami wysokoprężnymi, uderzenie nastąpi w znaczną grupę kierowców.

SCT nie powinna zostać utworzona gdyż przede wszystkim nakłada na wiele osób wymóg 
zmiany pojazdu by taka osoba mogła na przykład udać się do pracy.

Dokonywanie opłaty za wjazd dla pojazdu, który nie spełnia kryteriów zdecydowanie zmniejszy szanse właściciela na możliwość zgromadzenia środków na zakup nowszego pojazdu spełniającego 
wymogi gdyż jest to kolejny niemały wydatek, który uniemożliwia odłożenie większych zasobów.

SCT nie powinna zostać utworzona gdyż przede wszystkim nakłada na wiele osób wymóg zmiany pojazdu by taka osoba mogła na przykład 
udać się do pracy.

1.3.25 11:26:38 Granice są ok Dojazd do każdego szpitala w Krakowie i Park and Ride powinny być dostępne dla wszystkich niezależnie do jego poziomu emisji 
zanieczyszczeń

Poprzednie założenia były bardziej słuszne odnośnie norm euro i wieku samochodów, niestety nie wszyscy ludzie mają pieniądze na to aby kupić tak szybko nowe auto które będzie 
spełniać podane normy.

bez sensu, to znaczy że jak ktoś zapłaci za wjazd to już jego samochód nie truje? Banknot będzie filtrował zanieczyszczenia? No nie bardzo.

1.3.25 11:27:26 Wydzielić strefy na podstawie dzielnic.
Bezpośrednio w centrum/stare miasto dać restrykcje.
Wjazd do nich tylko dla samochodów z oznaczeniem. 
Obrzeża miasta i dzielnice poza centrum bez strefy lub strefa z łagodna restrykcja. 

Przykład Berlin S-Bahn ring

Nie jest to dobre rozwiązanie.
Nie wszystkie przychodnie są szpitalami. Nie mogę dostać się lekarza który przyjmuje np na Lubańskiej 
P&R to kpina jeśli nagle tysiąc osób ma się przesiąść w komunikację miejską z jednego węzła.
Co gdy miasto się znowu powiększy? Jak mam jechać kiedy granice miasta znowu będą poza obwodnicą?

Norma Euro dla benzyny jest ok

Dla diesla natomiast zbyt wysoka.
Początkowa Euro4 dla diesla była lepszym kompromisem.
Euro6 kasuje auta 10+ letnie co przy średnim wieku 15+ na moim osiedlu (Mistrzejowice) jest słabym rozwiązaniem.

Moje auto (diesel) produkuje mniej spalin na km niż wielkie nowe SUVy (6l vs 10l na 100km)
Ograniczcie gdzie w KRK mogę wjechać a nie zabraniac mi posiadać takie auto.

Jeśli norma dla diesla będzie obniżona do Euro 4 lub niżej to będzie akceptowalne.
Podwyższanie na Euro6+ to skrajna nieodpowiedzialność.

Nie ma projektu takiego systemu. 
Nie zdążycie tego wprowadzić i zaimportować w 6 miesięcy.

Zabijecie turystykę oraz dojazd ludzi z gmin ościennych. 
Dodatkowo wszelkie busy i dostawy wylecą z Krakowa.

Ta lista jest niekompletna.
Co z przewozami osób?
Co z dostawami?
Czym są pojazdy do celów specjalnych?

Dlaczego auto z oznaczeniem niepełnosprawności może wjeżdżać a auto z rodziną/większą ilością pasażerów już nie?

Dlaczego na 5lat? 
Dlaczego tylko auto zarejestrowane przed wejściem zmiany w życie?
Dlaczego nie mogę wymienić auta na takie samo w trakcie trwania "promocji" i być dalej w wyjątkach.

Co jeśli pracuje w KRK ale nie jestem mieszkańcem?

1.3.25 11:27:59 Uważam, że należy objąć SCT całe miasto Kraków, od jego granic. W razie ustalenia granic SCZ wewnątrz miasta, istnieje duże ryzyko, że samochody będą parkowały wewnątrz miasta, blokując miejsca 
parkingowe mieszkańcom osiedli. 

To jest dobry pomysł, ale nie będzie można tego zweryfikować, każdy może stwierdzić, że wjechał do SCT bo kieruje się do szpitala. Uważam, że ta uchwała jest spóźniona, bo społeczeństwo się bogaci, staje się coraz bardziej zamożne i kupuje coraz to nowsze samochody. 5 lat to dość długi okres, w porównaniu np. Do okresu potrzebnego na wymianę pieców. 
Z samochodu do środków komunikacji miejskiej można się przesiąść z dnia na dzień. 
Biorąc jednak pod uwagę sytuację ekonomiczna kraju, uważam, że okres 3 lat jest 
wystarczający. I tak pewnie zostanie to wydłużone, więc lepiej od razu założyć krótszy 
okres , żeby wtedy maksymalnie wydłużyć do 5 lat, niż zakładać 5 lat, a realnie skończy 
się na 7-8 latach.

Nonsens, każdy będzie mógł wtedy wjechać za oplatą. Albo celem jest czyste powietrze, albo budżet miasta. 

1.3.25 11:28:27 Nie powinno być strefy czystego transportu. Każdy punkt w granicach administracyjnych miasta powinien być dostępny dla każdego obywatela. Brak wymagań. 50 lat. Niekonstytucyjne. Żadna osoba nie powinna być wykluczona.
1.3.25 11:33:35 Strefa powinna być zmniejszona do granic 1 obwodnicy czyli obszaru Rynku Głównego oraz najbliższych ulic do niej przyległych. Nowa propozycja strefy obejmującej niemal całe miasto jest absurdalna. 

Dla wielu mieszkańców, którzy posługują się środkami transportu, które, które mają zostać zabronione w SCT oznacza de facto kasację tych środków transportu co jest atakiem na ich majątek. W szczególny 
sposób uderza ona w osoby starsze oraz rodziny z dziećmi oraz prowadzące działalność gospodarczą dla których korzystanie z samochodu jest krytyczne do ich normalnego funkcjonowania. Wprowadzenie 
okresu przejściowego niewiele tu zmienia. 

Dodatkowo dla osób nie będących mieszkańcami strefa w zaproponowanych granicach oznacza duże utrudnienia i problemy nawet w tak prozaicznych sytuacjach jak zorganizowanie przyjęcia urodzinowego, 
weselnego czy też konferencji, bo okaże się poszczególne osoby nie będą mogły przybyć, gdyż ich środki transportu będą zakazane.
Wprowadzenie dodatkowych opłat przez jakiś czas niewiele tu zmienia.

Wprowadzenie Strefy w zaproponowanej formie spowoduje także inne konsekwencje takie jak wprowadzenie segregacji, dzielenia osób ze względu na ich majątek, a także gettoizacji, gdyż granice Krakowa 
staną się miejscem, gdzie niektórych będzie można wpuścić a niektórym zabronić wjazdu lub którzy będą musieli zapłacić. 
To są działania które są stosowane w państwach totalitarnych które chcą maksymalnie ograniczyć wolności jednostki.

Strefa powinna być zmniejszona do granic 1 obwodnicy czyli obszaru Rynku Głównego oraz najbliższych ulic do niej przyległych. 
 Problem z wyznaczaniem miejsc wyłączonych sam się rozwiąże.   

Strefa powinna być zmniejszona do granic 1 obwodnicy czyli obszaru Rynku Głównego oraz najbliższych ulic do niej przyległych. Problem sam się rozwiąże.    Strefa powinna być zmniejszona do granic 1 obwodnicy czyli obszaru Rynku Głównego 
oraz najbliższych ulic do niej przyległych. Nie będzie potrzeby tworzenia wyłączeń. 
Zaproponowany okres wyłączenia jest zabiegiem socjotechnicznym aby złagodzić opór 
społeczny. W rzeczywistości nic nie zmienia.

Wymuszanie opłat na osobach które posługują się niektórymi środkami transportu dopuszczonymi prawnie do ruchu i które nabyły je w sposób legalny za zarobione środki jest zwykłym 
nieuzasadnionym wymuszeniem.
Ewentualne wymuszone opłaty powinny być następnie zwrócone przez urzędników, radnych oraz osoby, które przyczyniły się do wprowadzenia w życie uchwały o SCT z ich prywatnego majątku.

Uchwała o SCT powinna zawierać zapis, mówiący o tym, że za straty materialne oraz niematerialne osób oraz instytucji które w jakikolwiek 
sposób ucierpią  na jej wprowadzeniu odpowiadają urzędnicy oraz osoby, które przyczyniły się do wprowadzenia w życie tej uchwały całym 
swoim prywatnym majątkiem bez wyłączeń.

1.3.25 11:42:26 Granicą do pierwszej obwodnicy Swobodny dostęp do każdego miejsca w Krakowie poza pierwszą obwodnicą Nie można narzucać obywatelom tak restrykcyjnych norm. Jesteśmy społeczeństwem niezamożnym i wiele osób nie stać na wymianę samochodu spełniającego normy.  Jest to 
ograniczanie swobody obywateli. 

W ciągu 5 lat nie poprawia nam się standard życia. To złe założenie Ochydny pomysł mający na celu drenowanie kieszeni obywatela. Jeżeli to wejdzie w życie przy następnych wyborach zmieni się z pewnością obsada magistratu. Uważam że granicę pierwszej obwodnicy jako historyczne miejsce Krakowa wyczerpują temat dyskusji. 

1.3.25 11:56:03 dobre
1.3.25 12:21:06 Po pierwsze, dlaczego samochody kurii, prezydenta, czy sędziów są traktowane w sposób uprzywilejowany? już na wstępie trąci to hipokryzją.

Po drugie, jeśli chodzi o osoby spoza miasta, są one traktowane gorzej, czyli co to oznacza? są gorsze? mają pecha? czy jak to należy rozumieć? Kraków zarabia również dzięki przyjezdnym.
Poza tym nie ma dużych parkingów typu P&R, na przykład w Bronowicach, co jest ogromnym błędem i utrudnieniem.

Nie tylko seniorzy dojeżdżają do lekarzy, również osoby z małymi dziećmi oraz single, więc dojazd do lekarzy, szpitali, powinien być 
dostępny bez problemu dla każdego.
Jak wyżej, konieczny jest duży parking P&R w Bronowicach.

Zdecydowanie uważam je za stronnicze, osoby spoza Krakowa to takie same osoby i 
powinny mieć takie same prawa.

Wprowadzenie opłaty znowu wiąże się z dodatkowym obciążeniem, zwłaszcza, że zaproponowano najwyższą z możliwych opłat.
W ogóle Kraków ma duże opłaty na przykład za bilety MKP, nawet w Warszawie są tańsze bilety.
A na początku taka była narracja, ze opłaty za parkowanie będą droższe po to, żeby się przesiadać na transport publiczny. Który zdecydowanie również podrożał.
Brak słów.

Jestem ogólnie przeciwna bezpodstawnemu dzieleniu ludzi na grupy uprzywilejowane, więc niech wszyscy przez pięć lat mogli skorzystać z 
tego przywileju.
Czy samochód osoby spoza Krakowa więcej zanieczyści powietrz niż taki sam samochód kogoś z Krakowa? nie sądzę.

1.3.25 12:24:53 SCT powinna być w samym ścisłym centrum Krakowa , Radni Krakowa którzy chcą wprowadzić SCT nie wzorują się na wzorcach tylko jako jedyni na świecie chcą strefy w granicach administracyjnych miasta tak np od strony Proszowic można dojechać tylko do obwodnicy Krakowa to jest jakiś żart "zaostrzanie" stref powinno być rozłożone w czasie a nie że za 5 lat tylko diesel 6+ za szybki okres na takie drastyczne działaniaq jak widać nie chodzi o poprawę warunków tylko o kasę te pojazdy jakoś muszą mieć możliwość wjazdu do strefy
1.3.25 12:25:10 Strefa powinna być tylko w Starym Mieście i Kazimierzu i obejmować wszystkie samochody poza dostawą i mieszkańcami Strefa nie powinna w ogóle być tak mocno rozszerzona, ogranicza podstawowe prawa obywatela gwarantowane konstytucją! 

Obywatel ma prawo do poruszania się pojazdem z ważnymi badaniami technicznymi! Poza tym na porodówkę kobieta ma jechać 
zbiorkomem na Łobzowską?  W centrum też nie ma innych szpitali?

Jeżeli samochód przeszedł badania techniczne coroczne powinien bez problemóe wjeżdżać w każdą strefę 5 letni okres jest zdecydowanie zbyt krótki, spowoduje wykluczenie szczególnie osób 
starszych i uboższych. Miasto ma być tylko dla bogaczy?

Czyli po opłacie auto będzie ekoligiczne bo będzie magiczny filtr? Jak zwykle uderzy to w osoby starsze i uboższe. Kompletna bzdura Nie powinno być żadnych śmiesznych wpisów w dowód tejestracyjny. Samochód zatejestrowany na mieszkańca Krakowa ma odpowiefnie 
tablice rejestracyjne. W ogóle nie powimno być tej śmiesznej z założenia strefy

1.3.25 12:37:06 Należy objąć jak największy obszar miasta strefą czystego transportu Euro 5 dla samochodów benzynowych i Euro 6 dla Diesla od lipca 2025, im szybciej tym lepiej Pomysł pozbawiony sensu. Większość ludzi stać na nowszy samochód niż 20-letni, a przy 
tak dobrze działające MPK nie ma sensu używać samochodu w codziennym życiu w 
mieście 

Czystego powietrza nie powinno dać się "kupić", jest dobrem wspólnym, dlatego nie powinno być możliwe wniesie opłat za zatruwanie innych. To doprowadzi do nadużyć, nie powinno być wyjątków. 

1.3.25 12:39:08 Nie powinno być strefy czystego transportu w ogóle. Nie jest dobrą, nie powinno być w ogóle strefy czystego transportu. Nie powinno być w ogóle strefy czystego transportu. Nie popieram tego pomysłu. Nie powinno być w ogóle strefy czystego transportu. Nie popieram tego pomysłu. Zapłacę to mogę jeździć? Na tym polega ekologia? Nie powinno być w ogóle strefy czystego transportu. Nie popieram tego pomysłu. Nie powinno być w ogóle strefy czystego transportu. Nie popieram tego pomysłu. 
1.3.25 12:44:37 SCT do kosza. SCT do kosza w całości. Odważycie się na konfrontację z milionem mieszkańców i setkami tysięcy/milionami przyjezdnych i turystów? 

Nie wszyscy tak dobrze zarabiają jak miejscy urzędnicy (nie wiedzieć czemu, bo to my płacimy wasze pensje), aby kupować nowe 
samochody, w szczególności idiotyczne elektryki. 

SCT do kosza, urzędnicy na bruk. Mieszkańcy w większości nie zarabiają tak dobrze jak miejscy urzędnicy (produkujący tak durne projekty i ankiety za pieniądze podatników), aby móc 
sobie kupować nowe samochody wg uznania. Nie zmusicie nas do jazdy na rowerze. 

SCT do kosza od razu. Urzędnicy odpowiedzialni za ten bełkot i durne pomysły na bruk. 
Schowajcie sobie w d….wasze przywileje. 

SCT do kosza w całości. No i tu was mamy - kolejny podatek i skok na kasę mieszkańców, przyjezdnych i turystów. Znowu chcecie złupić mieszkańców. SCT do kosza w całością. Urzędnicy produkujący takie bzdety na bruk. Dość darmozjadów. Będą pieniądze na prawdziwe działania na rzecz 
miasta i mieszkańców. I rozliczcie się publicznie z przygotowania tych durnych projektów, konsultacji i innych kosztów związanych z tymi 
bzdurami.  

1.3.25 13:01:13 Ograniczenie Strefy Czystego Transportu do terenów okreslających Strefe Płatnego Parkowania w Krakowie
1.3.25 13:04:14 Granicą powinna być II obwodnica. Samochody z silnikami benzynowymi i diesla powinny mieć takie same wymagania. Do wjazdu powinny być uprawnione pojazdy, które posiadają aktualny przegląd techniczny.
1.3.25 14:15:50 Należy wyłączyć ze strefy parking na Suchych Stawach Obecna propozycja jest bez sensu, bo do strefy wjedzie diesel euro 6 z wyciętym DPF i uszkodzonym adblue, a nie wjedzie w pełni sprawny euro 5. To będzie karykatura strefy i paliwo 

polityczne dla walczących z ekologią.
Należy wprowadzić normy niższe, np euro 5 dla diesla ale jednocześnie podnieść jakość badań diagnostycznych (plus kontrole na drogach)

Nie powinno być wyłączenia dla mieszkańca, bo jak sprawdzić kto jest mieszkańcem, a 
kto nie

To dobre rozwiązanie, może jedynie proponowane kwoty zbyt wysokie.
Dobre ponadto dlatego że da możliwość wjazdu pojazdem zabytkowym na "białych" tablicach

Ciężarówki i autobusy powinny być wyłączone spod zakazu wjazdu

1.3.25 14:31:54 Uważam, że nie powinno być żadnych granic SCT, ponieważ nie powinna ona powstać. To jest nic innego jak NIERÓWNE traktowanie obywateli. Dzielicie ludzi na bogatych i biednych. Bogaci według was mogą 
poruszać się po mieści swoimi wielkimi wysoce emisyjnymi Suvami, a biedni w starszych nisko emisyjnych samochodach już nie. 

Uważam, że nie powinno być żadnych granic SCT, ponieważ nie powinna ona powstać. Ani rok produkcji ani emisja zanieczyszczeń nie może być powodem zabraniania wjazdu do miasta, ponieważ jeśli pojazd został dopuszczony do ruchu i przeszedł przegląd techniczny 
powinien mieć możliwość wjazdu do Krakowa. Czy wy myślicie że ludzie dojeżdżający do Krakowa spoza niego są szczęśliwy płacąc wysokie rachunki za paliwo i marnując godziny w 
korkach. Sama niestety muszę dojeżdżać do pracy autem, ponieważ z mojej miejscowości zamieszkanie nie ma żadnego transportu publicznego. To co ja według państwa ja mam zrobić? 
Może niech najpierw zostanie zorganizowany sprawny transport publiczny, a dopiero potem jakieś programy zniechęcenia ludzi do korzystania z prywatnego samochodu. 

Kraków jako miasto wojewódzkie nie może zamknąć się na pozostałych mieszkańców 
małopolski, ponieważ pełni on rolę ośrodka centralnego w regionie. Uczyłam się o tym 
kilka lat temu na studiach, a urzędnikom którzy o tym nie wiedzą proponuję zajrzeć do  
teorii Christallera. Może wtedy nie popełniali by takich idiotyzmów jak SCT.

Jest to nierówne traktowanie obywateli ze względu na ich majętność. Tak jak powyżej nie powinna powinna powstać żadna strefa "czystego" transportu, ponieważ Kraków to miasto wojewódzkie, które 
obsługuje nie tylko krakowian, a każdego Małopolanina. Proszę zobaczyć ile miejscowości w naszym województwie nie ma żadnego 
połączenia komunikacji publicznej. Jak ludzie mają się dostać do szkoły, pracy, sądu, lekarza jeśli zabronicie im przyjechać samochodem do 
Krakowa??? Nie każdy również jest w pełni sprawny fizycznie żeby poruszać się komunikacją. Jestem za ekologią, ale prowadzaną w mądry 
sposób. Może zacznijmy od postawienia automatów do oddawania butelek szklanych i plastikowych. Ta zmiana miałaby więcej pożytku dla 
środowiska i ludzi.

1.3.25 14:34:10 Ścisłe centrum Nie dotyczy mieszkańców placacych podatki w Krakowie 10lat Ok Historyczne bez ograniczeń 
1.3.25 14:52:21 Zlikwidować całkowicie SCT. Nie ma się nad czym zastanawiać, należy zlikwidować całkowicie pomysł stworzenia SCT. Zlikwidować projekt SCT. Uważam, że jest to zwykłe złodziejstwo.
1.3.25 15:35:30 Proponowane granice strefy nie budzą moich zastrzeżeń uważam że to dobre i adekwatne udogodnienia Uważam że to dobry kompromis. Strefa wchodzi po kilku latach dyskusji, więc powinna być w miarę skuteczna Uważam, że to niedobre rozwiązanie. Stare diesle są trujące, szczególnie dla dzieci i osób 

z chorobami płuc, a stare diesle mieszkańców Krakowa trują tak samo jak inne stare 
diesle.

Jeśli będzie to tylko chwilowe rozwiązanie to dobrze. Większym problemem wydaje mi się pozwolenie na jazdę przez kolejne 5 lat starym dieslom należącym do mieszkańców Krakowa. Jeśli te zapisy są szczelne i nie będzie możliwości kombinowania (np przemianowywania starych busów na campery) to w porządku

1.3.25 15:42:11 Granice strefy powinny obejmować Rynek Główny oraz okoliczne ulice wewnątrz 1 obwodnicy. Przy ustaleniu granice strefy - Rynek Główny oraz okoliczne ulice wewnątrz 1 obwodnicy nie będą potrzebne wyłączenia Wymagania dot wieku pojazdu powinny zostać złagodzone do zapisów z wcześniejszej unieważnionej uchwały o SCT Przy ustaleniu granice strefy - Rynek Główny oraz okoliczne ulice wewnątrz 1 obwodnicy 
nie będą potrzebne wyłączenia

Przy ustaleniu granice strefy - Rynek Główny oraz okoliczne ulice wewnątrz 1 obwodnicy nie będzie potrzebne wprowadzenie opłat Przy ustaleniu granice strefy - Rynek Główny oraz okoliczne ulice wewnątrz 1 obwodnicy nie będzie potrzebne wprowadzenie wyjątków

1.3.25 15:46:14 Nie powinno jej wprowadzać.
1.3.25 15:49:05 Nie zgadzam sie any strefa czystego transportu byla wprowadzana w Krakowie. DLA osob niepelnosprawnych dojazd jest konieczny wszedzie, nie tylko w wymienione punkty. Wyznaczenie Roku produkcji lub standardu emisji jest zaprzeczeniem pojecia dbania o dobro mieszkancow miasta Krakow I przyjezdnych. Okreslenie terminu 5 lat zmusza mieszkancow do zakupu nowego auta lub wyprowadzki 

z miasta co jest zartem w wykonaniu wladz miasta.
Z jednej strony starsze samochody nie powinny wjezdzac a z drugiej strony miasto proponuje oplaty? To czysta hipokryzja I proba zarobienia na ludziach ktorych nie stac na nowsze auta lub nie 
ekologiczne elektryki.

Mieszkancy miasta powinni zostac wylaczeni z SCT poniewaz placa podatki z ktorych to miasto sie utrzymuje.

1.3.25 15:54:06 Cały Kraków. A w jaki sposób będą weryfikowani kierowcy jadący np do szpitala czy ośrodków seniorów? 
Nie powinno być żadnych wykluczeń, chyba, że jesteście w s tanie zweryfikować cel podróży.

 w 2025 zaostrzenie wymagań powinno objąć wszystkie auta, a nie tylko z silnikiem diesla. ok. opłata powinna być wyjątkowo wysoka, a nie proponowane 2,50 zł za 1 godz., oraz abonamentowe 20 zł za dzień, 500 zł za miesiąc. 

Moja propozycja: 100 zł za wjazd do miasta   - obowiązuje na dany dzień, nie na 24 h. Nie ma opcji godzinowej czy miesięcznej.
1.3.25 16:19:13 Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko ścisłe centrum Krakowa.
1.3.25 16:36:07 Myślę, że należy złagodzić zapisy dotyczące diesli i wymogi obniżyć do roku produkcji 2005 - tak jak to ma miejsce w przypadku samochodów benzynowych. Dlaczego? Ponieważ jest wiele diesli np. z 2010 

roku w bardzo dobrym stanie i szkoda się ich pozbywać. Strefa nie powinna też obowiązywać na terenie całego miasta, a tylko w jego centrum.
Wszyscy powinni być traktowani równo - nie ważne czy są mieszkańcami Krakowa, czy 
mieszkają poza nim.

To śmieszne i uwłaczające godności ludzkiej. Tych wyjątków jest za dużo i normalnemu człowiekowi nie będzie chciało się z tym zapoznawać. Ale czym jest dokładnie jest pojazd 
specjalny? C

1.3.25 17:00:54 Ograniczyć strefę do Rynku Głównego. Dostępny powinien być cały Kraków oprócz Rynku Głównego Brak limitu czasowego. Źle, jest dyskryminacyjne a przez to niekonstytucyjne Samochody przewożące osoby niepełnosprawne

1.3.25 17:11:04 Obręb starego Miasta. W  obrębie Plant Powinno się dać dojechać wszędzie tam gdzie mieszkańcy miasta. Ewentualnie wprowdzić oboszczenia dla mieszkańców spoza 
Małopolski. 

Nie powinno być żadnych resktrykcji dla mieszkańców którzy mają auta. Natomiast można wprowadzić zarządzenie, że od 2030 nikt nie zarejestruje w Krakowie lub szerzej w Małopolsce 
auta starszego jak 10-12 lat co przyczyni się do stopniowej wymiany aut na nowsze. Nie można nakładać kar na ludzi którzy w tym momencie mają starsze auta. 

Nie powinno być żadnych resktrykcji dla mieszkańców którzy mają auta. Natomiast 
można wprowadzić zarządzenie, że od 2030 nikt nie zarejestruje w Krakowie lub szerzej 
w Małopolsce auta starszego jak 10-12 lat co przyczyni się do stopniowej wymiany aut 
na nowsze. Nie można nakładać kar na ludzi którzy w tym momencie mają starsze auta. 

Złe. Nie można karać ludzi za to że w tym momencie posiadają stare auta. Można natomiast wprowadzić zarządzenie, że od 2030 nikt nie zarejestruje w Krakowie lub szerzej w Małopolsce auta 
starszego jak 10-12 lat co przyczyni się do stopniowej wymiany aut na nowsze.

Każdy bez względu na przynależność do jakieś grupy powinien mieć możliwość wjazdu. 

1.3.25 17:18:56 Jeśli strefa musi być w Krakowie, niech obejmuje WYŁĄCZNIE Rynek Główny dojazd KAŻDYM autem powinien obejmować WSZYSTKIE miejsca/ulice Krakowa poza Rynkiem Głównym Minimum Euro 3 dla diesla. Wszystkie samochody benzynowe wyposażone w katalizator mają być dopuszczone do ruchu bez ograniczeń. Pojazdy starsze, do których zamontowano 
katalizator jako wyposażenie dodatkowe, mają być dopuszczone do ruchu bez ograniczeń. Pojazdy zabytkowe i historyczne - bez ograniczeń. Motocykle i skutery dwusuwowe bez 
katalizatorów - nie wjadą do strefy.

Mieszkańcy bez ograniczeń przez 73 lata od wejścia w życie uchwały. W przypadku strefy obejmującej wyłącznie Rynek Główny, czemu nie? Mogą być opłaty. Ale tylko tam. Zwolnieniem powinny być objęte wszystkie grupy społeczne poza radnymi, posłami, urzędnikami miejskimi, pracownikami ZIKIT, ZDM, oraz 
rodziną Łukasza Franka.

1.3.25 17:24:11 Granice sct powinny być tylko do obszaru Starego miasta, reszta miasta powinna być zwolniona z sct Sct powinna być mocno zmniejszona do obszarów Starego miasta Wymóg dla diesel powinien być obniżony do Euro 5 tak jak było w pierwotnej wersji, samochody z biegiem lat automatycznie się wymieniają więc nie ma potrzeby wymuszania tak 
drastycznych zmian

Powinno być podniesione do 10 lat, tak aby każdy mógł uzbierać odpowiednią kwotę na 
zakup nowego samochodu, obecne ceny aut są ogromne a beda jeszcze większe jak 
dziesiątki tysięcy ludzi rzuci się na kupno nowego samochodu

Wszyscy powinni być traktowani tak samo czyli wjezdzajacy do Krakowa powinni też być zwolnieni przez 10 lat z opłat za wjazd Powinna być podniesiony czas do 10 lat na zakup, powinno być więcej czasu na zmiane

1.3.25 17:42:39 Należy ograniczyć sct do pierwszej obwodnicy. Wszystkie szpitale,przychodnie,poradnie psychologiczne,gabinety lekarskie,urzędy miasta i gminy,urzędy skarbowe. Maksymalnie euro 2 dla benzyny i euro 4 dla diesla. Z restrykcji powinny być wyłączone samochody kupione przed wejściem sct w życie. Do przyjęcia,choć czuć oblude. Pojazdy mieszkańców powinny być wyłączone bezterminowo.
1.3.25 17:43:52 Tylko ściśle centrum Krakowa Szkoły przedszkola żłobki Jeżeli posiadam auto to powinnam moc nim jeździć aż do momentu zezłomowania go. Kupując nowe auto musiałabym pamiętać o normie euro Uważam że ten okres powinien wynosić 8 lat. Nie, uważam że jest to oszustwo. Czyli jak ktoś zapłaci to jego auto już nie smrodzi. Nie mam uwag
1.3.25 17:51:28 Rynek główny Nie ma takiej potrzeby no nie znajduję się na rynku głównym Na rynku zakaz wszelkich pojazdów 
1.3.25 18:13:34 Strefa jest niepotrzebna zatem nie ma granic. Żadne zmiany i ta strefa nie są potrzebne. Każdy samochód sprawdzony technicznie i dopuszczony do ruchu w całej Polsce powinien także móc jeździć w Krakowie. Żadne auto dopuszczone legalnie do ruchu w Polsce w żadnym czasie nie powinno być 

dyskryminowane w Krakowie. 
ŹLE. To bezprawny characz. Żadnej SCT nie potrzeba. Wszyscy poruszający się autami dopuszczonymi technicznie do ruchu mogą jeździć w Krakowie dokładnie tak samo jak w całej Polsce.

1.3.25 18:14:59 0. Strefa powinna obejmować (słownie) 0 m2. 

Obozy, strefy wykluczenia i inne getta możecie sobie zakładać w swoich własnych domach, a nie w Polsce. 

Nie pozdrawiam,
Mieszkaniec Krakowa

1.3.25 18:17:11 Obszar wewnątrz plant. Kraków nie stać na podstawowe remonty dróg, robienie dróg które odciążyłyby centrum. Zatem skąd Kraków będzie miał pieniądze na stworzenie strefy, monitoring, jej utrzymanie. To 
jest skandal! I najgorsze, że ja mając najwyższe możliwe wykształcenie, kierunkowe w tych zagadnieniach znam dane, które przeczą wszelakim pomysłom SCT

Przecież to jest idiotyzm. A dlaczego np nie do szpitala na garncarska gdzie ludzie leczą nowotwory. A może ktoś potrzebuje szybkiego 
leczenia, rehabilitacji i w państwowym ośrodku nie ma miejsca i musi korzystać z prywatnych ośrodków? Poziom pomysłów 
przedstawianych dla strefy jest zatrważający. Chciałbym na konsultacjach porozmawiać z tą osobą, która ma tak idiotyczne pomysły.

A dlaczego stosować standardy motoryzacyjnego lobby? *********** od tych wymagań (idiotycznych) dlaczego mają być wykluczone pojazdy nie spełniające wieku a zanieczyszczające w 
mniejszym stopniu niż nowsze pojazdy?

Tak. Uważam. Że mieszkańcy płacący podatki w Krakowie powinni być wyłączeni spod 
wszelakich wymogów BEZTERMINOWO! 

A może powinny zostać wprowadzone opłaty dla każdego pojazdu spoza strefy a dopuszczone wszystkie pojazdy mieszkańców? To da same korzyści dla Krakowa zmniejszać emisje. Tak. To najciekawsze. Jaki był klucz na pomysł że pojazdy zabytkowe mogą wjeżdżać 50 dni. Mam nadzieję że ten pomysłodawca będzie na 
konsultacjach i powie jakie wzory matematyczne zastosował, dlaczego nie 60 a może 40.

1.3.25 18:23:55 Strefa w ogóle nie powinna zostać wprowadzona. Są tereny gorzej skomunikowane z m. Kraków gdzie dojazd do miejsca pracy komunikacją zajmuje 2.5h a samochodem 50 minut. Ponadto strefa to 
ograniczenie swobody obywatelskiej jaką jest możliwość poruszania się.

Jest to jawna dyskryminacja obywateli, których nie stać na nowe pojazdy. Nikt nie jeździ starym samochodem ze względu, że lubi dokładać do niego pieniądze lecz dlatego, że nie stać go 
na nowy pojazd. Strefa uderzy w najbiedniejszych mieszkańców województwa.

1.3.25 18:45:42 Tylko obszar Rynku głównego Urzad wojewodzki na basztowej, Sądy na ul. Kordylewskiego, krwiodawstwo na rzezniczej Ograniczenia tylko dla samochodow o DMC powyzej 8 ton! Powinno sie wporwadzic kazda kolejna norme co 5 lat. Od 2030-euro1, 2035-euro2, 
2040-euro4 itd. I powinno to dotyczyc tylko samochod o DMC powyzej 8 ton

Bez sensu Wylaczenie powinno objac wszyrkcih mieszkancow wojewodztwa!

1.3.25 18:47:28 Jedynie strefa rynku glownego Euro 3 Co na to konstytycja RP czyżby podatek dla osób dojeżdżających Następny podatek auto dymi a jak zapłacisz to już jest eko Kolejna bzdura
1.3.25 18:49:58 Jestem przeciw wprowadzaniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie 
1.3.25 18:50:26 strefa powinna obejmować maksymalnie II obwodnicę, wprowadzenie jej na terenie praktycznie całego miasta jest dyskryminujące dla ludzi mieszkających w słabo skomunikowanych rejonach powinien być zachowany dojazd do wszystkich szpitali w mieście, oraz do wszystkich parkingów P+R EURO1 dla benzyn, EURO4 dla diesli, strefa działa od poniedziałku do piątku w godzinach 7:00-19:00 proponuję, żeby samochody należące do mieszkańców Krakowa zakupione przed 

wprowadzeniem SCT w ogóle nie podlegały jej zasadom
popieram, ale zaproponowany koszt "abonamentu miesięcznego" jest za wysoki wjazd dla samochodów zabytkowych powinien być faktycznie bezterminowy, bez absurdalnego limitu 50 wjazdów rocznie

1.3.25 18:58:13 To miała być strefa  a nie miasto czystego transportu
Można zacząć od stref ograniczonego postoju np podstrefy A i B na początek a w dalszej kolejności C i koniec

Powinien być dojazd do wszystkich parkingów Park and Ride!!! Jestem za. W Mediolanie czy Londynie to działa

1.3.25 18:58:45 Tak W całym założenia strefa to pomyłka. Dyskryminacja ludzi na bogatszych i biedniejszych Żaden kraj nie poszedł taką drogą. Nie zrozumiała nadgorliwość Krakowa Zapis robiony pod wybory Za to nowe auta wjadą. Biedna osoba będzie musiała szukać innych sposobów. Przepisy wprowadzają wykluczenie społeczne Jeśli ktoś kupił legalnie jakiś produkt to zakaz jego użytkowania jest złamaniem Konstytucji. 
1.3.25 18:59:24 Ścisle centrum Norma euro 5, norma euro 6 objęła by zbyt wiele samochodów Opłata jest zbyt wysoka i mało precyzyjna.

Mowa że opłata ma być za godzinę, tyczy się do godziny jazdy, czy również postoju?
1.3.25 19:03:40 Należy całkowicie porzucić ten projekt. Cały projekt STC jest zły. Według ustawy zasadniczej wszyscy są równi wobec prawa. Zakaz wjazdu  starszych aut do STC to jawna dyskryminacja. Należy całkowicie porzucić projekt STC. Należy całkowicie porzucić projekt STC. Należy całkowicie porzucić projekt STC.
1.3.25 19:04:48 Strefa powinna obejmować centrum Krakowa, na terenie miasta mieszkają i pracują ludzie z poza terenu Krakowa którzy dojeżdżają samochodami z sinikami wyposażonymi w silniki chociażby w klasie euro 4 

których emisja spalin nieznacznie odbiega od wyższych klas a tak restrykcyjne podejście do stc obniży chęć ludności do pracy oraz mieszkania w tym mieście, biorąc pod uwagę podejście do zagadnienia przez 
inne miasta stanowiące alternatywę 

Dojazd powinien być zapewniony do wszystkich szpitali na terenie miasta, każdy z szpitali wykazuje inne specjalizacje lepiej rozwinięte 
a z których korzystają mieszkańcy nawet całego kraju. Takie ograniczenia pozbawia ludzi możliwości swobodnego korzystania z opieki 
medycznej poszczególnych jednostek. Rozwinięta komunikacja miejska dla osób chorych nie jest alternatywa. Pomijając fakt samych 
karetek które nie spełniają wszystkich wymagan w znaczącej większości. 

Większość samochodów poruszajacych się po mieście to samochody w standardzie euro 3 lub 4 zakaz wjazdu dla tego typu pojazdów wykluczy większość użytkowników, naprwno 
wpłynie to na chęć zamieszkania i pracy w mieście które potrzebuje dużych zasobów ludzkich biorąc pod uwagę bieżący rozwój. 

Negatywnie, środki z tego tytułu z pewnością nie posłużą finansowaniu rozwiązania problemu czystości powietrza, który w większości generowane jest przez usytuowaniem miasta w dolinie i 
zanieczyszczenia spływające z okolicznych miejscowości, dlaczego więc wjezdzajcy mają płacić za to płacić. Pozatym wpływ samochodów na zanieczyszczenie jest marginalny. Biarac pod uwagę okres 
letni i zimowy jasno widać że zależy to od okresu grzewczego a nie natężenia ruchu który w okresie letnim jest większy. 

Czyli miasta nie stać na nowe pojazdy specjalne świecące przykładem ale wjezdzajcy są na tyle majetni że ma być ich stać na zakup 
samochodu spełniającego wymagania. Kwestia segregacji na lepszych i gorszych. Ludzie z poza miasta biedni ale inteligentni nie będą mogli 
realizować się w tak weselekcjonowanym społeczeństwie pod względem jakby nie było finansowym bo nie koniecznie będzie ich stać na 
zakup samochodu spełniającego wymagania czy na opłatę za wjazd samochodem w gorszym standardzie emisji. 

1.3.25 19:08:39 Tak, zapoznalem. Maksymalnie moim zdaniem II obwodnica. Nie jest dobrą opcją, tylko próbą załagodzenia konfliktu Nie mam zdania. SCT zapewnia wjazd tylko najbogatszym Uspimy na chwilę Waszą czynność żeby potem Wam przywalić. 
Jak już to pierwotna propozycja

Latanie dziury budżetowej miasta. Oceniam źle. Nie rozumiem co mają dać ograniczenia dla samochód zabytkowych przy tak niskim ich udziale w ruchu drogowym 

1.3.25 19:16:33 Należy całkowicie, nieodwołalnie zrezygnować z ustanawiania SCT Należy całkowicie, nieodwołalnie zrezygnować z ustanawiania SCT. Należy całkowicie, nieodwołalnie zrezygnować z ustanawiania SCT Należy całkowicie, nieodwołalnie zrezygnować z ustanawiania SCT Należy całkowicie, nieodwołalnie zrezygnować z ustanawiania SCT. Należy całkowicie, nieodwołalnie zrezygnować z ustanawiania SCT!!!



1.3.25 19:18:31 Strefa jest zupełnie nieprzystosowana do warunków komunikacyjnych; kierowcy nie mają możliwości bezproblemowego przesiadania się do komunikacji miejskiej. Zakres strefy jest za duży i nie ma 
potwierdzenia w badaniach, że dzięki temu poprawi się jakość powietrza, bo obserwując wyniki z ostatnich dwóch lat, zanieczyszczenie w Krakowie już spadło. Do stref przemysłowych powinien być 
zapewniony dojazd pracownikom. Rozwój firm i przedsiębiorstw na terenie Krakowa jest dla niego kluczowy. Ograniczanie dostępności wyniesie zakłady poza teren Krakowa bądź wykwalifikowani pracownicy 
poszukają innych źródeł utrzymania. Zero wsparcia dla kierowców. 

Zamykacie dostępność Krakowa mamy tak mało parkingow park and ride ale upieracie się żeby zamknąć Kraków. Genialne. Poprostu 
tak bo tak.

Jeśli auto jest sprawne i przechodzi badania techniczne, to jego wartość nadal jest poprawna. Przypominam, że samochody takie jak np. Seicento tworzą mniej zanieczyszczeń niż nowy 
samochód z wyższą klasą Euro, a jednak ten pierwszy nie wjeżdża do strefy. Takie traktowanie sprawy nie ma odzwierciedlenia w ekologii i dbaniu o mieszkańców; jest to 
samooszukiwanie się.

A później dopłaci się mieszkańcom do wymiany aut na nowsze i spełniające wyższe 
wymagania? Oczywiście, że nie. Ale przy piecach była taka możliwość. A jednak okazało 
się, że wymiana na gazowe to strzał w kolano. Kto ma zapłacić za tę wymuszoną 
wymianę? Ograniczacie prawa właścicieli, zmuszacie do wymiany, w innym wypadku 
będą ponosić dodatkowe koszty. Prawo nie powinno działać wstecz. Skoro ktoś kupił 
auto w dobrej wierze, a państwo (miasto) mu na to pozwoliło, to teraz nie może mu 
powiedzieć: „Już jesteś niezgodny, nie możesz być dopuszczony do ruchu”. Rozumiem, że 
świeżo rejestrowane pojazdy mają ograniczenia, bo zanim podejmę decyzję, już wiem, co 
mogę kupić, jakie są warunki.

Tak, bo po wprowadzeniu opłaty auto już jest ekologiczne? Poza tym, koszt 500 zł miesięcznie nie pozwoli na wymianę pojazdu, bo jego ponoszenie uniemożliwia oszczędzanie na nowy, lepszy 
pojazd.

Pracownicy zatrudnienia na terenie Krakowa. To dzięki nim duża część firm funkcjonuje.

1.3.25 19:20:47 Wielkość strefy powinno być minimalna i ograniczać się do samego centrum, aby jak najmniej uderzać osoby biedniejsze Wielkość strefy powinno być minimalna i ograniczać się do samego centrum, aby jak najmniej uderzać osoby biedniejsze Średnia wieku samochodów w Polsce to 16 lat, z czego wynika że sporo jest nawet 25-letnich. Nie wynika to z fanaberii tylko z biedy. Najważniejsze jednak żeby strefa była jak najmniejsza 
wtedy ludzi to mniej dotknie.

Jest to oczywista dyskryminacja ludzi spoza Krakowa Jeżeli wielkość strefy będzie realna nie będzie takiej potrzeby Po zmniejszeniu strefy do ścisłego centrum lista ta nie będzie mieć znaczenia.

1.3.25 19:24:04 Strefa zbyt rozrośnięta jeśli już  to powinna zamknąć się w ścisłym centrum. Jeśli władze panowałyby nad zabudową i deweloperami nie byłoby problemu z powietrzem w  Krakowie Napisałem wcześniej sct zbyt rozrośnięta Zbyt restrykcyjna .Polaków poprostu nie stać na takie rozwiązania. Jawne nierówne traktowanie obywateli. Czym różni się samochód mieszkańców od 
innych samochodów ludzi nie mieszkających w Krakowie 

Nie. Czy po oplacie samochód ma mniejszą emisję? To poprostu kolejna oplata i zarobek dla miasta. Strefa jest poprostu złym pomysłem. Idąc tym tropem każda miejscowość może to samo 
wprowadzić u siebie. 

Stefa nie jest rozwiązaniem problemu tylko nowym sposobem na zarobek. 

1.3.25 19:27:18 Srefa powinna być co najwyżej do granic aleji, dietla, Grzegórzeckie, Mogilskie, Monte i nigdzie dalej. Żadna z tych propozycji nie jest dobra. Dlaczego nie można by dojechać do innych szpitali ? Euro 6 tylko w granicy plant powinna obowiązywać. Wykluczając osoby z poza Krakowa to to miasto umrze. Świetne rozwiązanie! Moje auto truje więc nie mogę wjechać do miasta, ale jak zapłacę to już nie truje : -) Genialne... Pojazdy specjalne nie trują tak jak moje auto? 
W projekcie powinniście uwzględnić całą armię urzędników miejskich którzy dla świecenia przykładem powinni mieć zakaz jazdy po mieście 
jakimkolwiek pojazdem. Wyjątek stanowi rower, i hulajnoga. Mpk odpada bo prąd dla tramwajów jest z węgla więc truje.

1.3.25 19:33:34 Powinna obejmować tylko rynek i istnieć tylko dlatego ze została wymuszona ustawą Poropozycja - strefa minimalna obejmująca rynek głowny Brak randomizaowanych danych naukowych pokazujących powiązania norm Euro z czymkolwiek istotnym dla mieszkanców Nie dzielić ludzi, jesli podział ma pozostać to Kraków powinien przestać być stolicą 
małopolski i czerpać z tego powodu korzyści finansowych. Np urzedy powiatowe i 
wojewódzkie powinny być przeniesione poza obręb miasta i SCT, itd..

niezgodne z konstytucja Takie podzialy sa niezgodne z konstytucja 

1.3.25 19:37:23 tylko rynek jak wcześniej, tylko rynek powinien byc w SCT wykonczy to 90% dojezdzajacych dieslami, Euro 4 powinno byc dla wszystkich powinno byc odwrotnie, dojezdzajacy do krakowa nie maja komunikacji miejskiej co 15 
minut, tak jak mieszkancy krakowa.

Idiotyczny sposob na wyciagniecie pieniedzy od obywateli, bo samochod nie staje sie bezemisyjny po zaplaceniu pieniedzy, wiec wiadomo o co chodzi. wszyscy powinni byc rowni, a nie wykluczanie biedniejszych

1.3.25 19:37:30
1.3.25 19:40:16 tylko rynek objety strefa zaden obszar nie powinien byc objety strefa poza rynkiem euro 4 dla wszystkich dojezdzajacy spoza krakowa nie maja komunikacji co 15 minut, wiec to mieszkancy 

krakowa jako pierwsi powinni byc tym objeci, a nie odwrotnie
idiotyczne, sluzy zasileniu budzetu z kieszeni najbiedniejszych kierowcow

1.3.25 19:41:06 Nalezy ten pomysl odrzucic, jest wysoce szkodliwy spolecznie. Kazdy szpital pownien byc dostepny dla mieszkancow. Matka z trojka malych dzieci nigdy nie dojedzie komunikacja miejska z terenów 
gmin podkrakowskich. Sa to przepisy wykluczające. Szczególnie restrykcyjne dla najbiedniejszych i najslabszych.

Przepisy podatne na wszelkiego rodzaju lobby np. motoryzacyjne. Korupcjogenne. Nie ma równych i równiejszych, to jest niekonstytucyjne. Srodki łożone na miasto nie 
pochodza tylko od jego mieszkańców, ale cały kraj sie na to składa w podatkach.

Szukanie kolejnych pieniedzy, tu nie chodzi o czyste powietrze, tylko o dojenie obywateli.

1.3.25 19:45:09
1.3.25 19:45:25 Ścisłe stare centrum do Aleji Kpina, j.w tylko ścisłe centrum powinno być w takiej mocno ograniczonej strefie Euro 4 dla pb albo i więcej i euro 5 dla diesla w centrum miasta A co z ludźmi pracującymi w Krakowie, spoza miasta? Absurdalne I jak na razie chcecie pozwolić im wjeżdżać 50z w roku, słabe zwolnienie że strefy.. 
1.3.25 19:53:59

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie 
normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1.    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2.    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3.    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w bezpośredniej okolicy al. 
Krasińskiego jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące 
poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu NIGDY nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w 
sytuacji, gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające 
przejść przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć 
pojazdów nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
 norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem zdecydowanie przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat . 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu małej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

1.3.25 19:57:30 Strefa nie powinna obowiązywać w ogóle, a jeśli musi być wprowadzona ze względu na przepisy krajowe należy ograniczyć ją do obrębu 1. obwodnicy. Jestem przeciwny takim wymaganiom. Szczególnie nieuczciwe jest, aby auto o rok za stare, ale z małym silnikiem było wykluczone, a rok młodszy bus był uznany za "ekologiczny".
Uważam, że zamiast takich stref i arbitralnego wymyślania progów, powinny być eliminowane pojazdy ewidentnie emitujące za sobą czarną chmurę, których uczciwość przeglądu 
okresowego budzi wątpliwości na pierwszy rzut oka. Niestety policja i straż miejska nie reagują w takich przypadkach, dotyczy to w szczególności busów.

Proponuję wydłużenie tego okresu do np. 50 lat. Antyobywatelskie jest zmuszanie w 
szczególności starszych mieszkańców do wymiany lub pozbycia się auta. Może to 
prowadzić do szeroko pojętego wykluczenia i takich osób i uzależnienia ich od pomocy 
innych.

Każde ograniczenie bezwzględności zastosowania strefy ocenie na plus, pytanie jakie byłyby dodatkowe koszty takiego systemu, czy generowałby jakiekolwiek nadwyżki i na co byłyby one 
przeznaczane. Obawiam się, że taki system nie przyniesie korzyści, a będzie stanowił maszynkę do przepalania pieniędzy obywateli.

Uważam, że należałoby także wyłączyć wszystkie auta, których średnie spalanie jest niższe niż 10l/100km dla silników benzynowych i 
8l/100km dla diesli

1.3.25 19:58:01 Granica pierwszej strefy parkowania ta propozycja jest nie do zaakceptowania Jestem posiadaczem starego klasyka Toyota camry 1989 rok i toyota hilux 1998, toyota camry raz na jakiś czas jest "zabierana na spacer" (ile tej emisji zrobi ten samochód? czy  trzeba 
takie klasyczne samochody niszczyć ?) terenowa toyota hilux rok 1998 - wielokrotnie byłem w poprzednich latach na Ukrainie z pomocą humanitarną (również na wschodzie Ukrainy) - 
jakimi samochodami poruszająsię te małe pododziały na lini frontu ? stare łady stare terenówki dlaczego ? bo są łatwe w naprawie pojadą na każdym paliwie a jak wpadnie w dziurę to nie 
wystrzeli 7 poduszek i nie pojawi się komunikat  - jedz do najbliższego serwisu, nie mają telewizorów ( im mniej światał tym lepiej) nie trzeba adblue, -  dlaczeg o  tym napisałem bo 
podobno jesteśmy  w czasie przedwojennym na zbrojenia wydajemy najwięcej od czasów II wojny i szykujemy się do wojny. Dwa byłem również z pomocą humanitarną podczas powodzi  - 
 jakie samochody były tam potrzebne ? terenówki ! nie na prąd - bo go nie było ale na zwykłe paliwo, jakie samochody dostarczały pomoc i ratowału ludzi i dobytek ? stare proste 
samochody cieżarowe i terenowe. 

5 lat?- a co później ?  5 lat to 60miesięcy - czyli jak jestem jednoosobową działalnością to 
od dziś odkładam każdego miesiąca np 2 tys żeby za 5 lat uzbierać na jakiegoś 
używanego dostawczaka albo za 5 lat biorę kredyt na 200 lub 300 tys żeby kupić nowy 
samochód ? - kto za to zapłaci ? - klient w usugach czyli my wszyscy 

My w miescie wprowadzimy opłaty to może ci zamiejscowi wprowadzą swoje opłaty weekendowe ? bo my miastowi jedziemy na wakacje ferie wekendy i korkujemy ich miasteczka i wsie ? mamsamochód już chyba zabytkowy (36 lat) na zwykłych blachach w bardzo dobrym stanie i w orginale dlaczego o moim samochodzie ma 
decydować konserwator zabytków ? Utrzymanie takiego samochodu kosztuje dużo pieniędzy i daje pracę innym ludziom (mechanik 
lakiernik tapicer) nie zamienię go na żaden nowy samochód bo taki ten mój mi się podoba. Czy ekologiczne jest niszczenie czegoś co już 
zostało wyprodukowane i kupowanie nowego ? To tak samo jakbym kupował co chwilę nowe ubranie a "stare" wyrzucał do śmieci bo 
pranie prasowanie jest nie ekologiczne 

1.3.25 19:58:31 Płyta rynku. Tylko i wylacznie Kazby obiekt na terenie Krakowa. Wjazd od normy euro1.  Każdy samochód chód od tej pory jest już bardzo dobry. Minimum 20 lat. Tam. Opłata w wysokości 1zł na rok. Nie dzielmy pojazdów na lepsze i gorsze. Na specjalne i zabytkowe. Pamiętajmy. Wszyscy jesteśmy równi. Podział na pojazdy które są ok 
jest nie ferplay. 

1.3.25 19:58:47 Uważam że strefa może dotyczyć tylko terenu wokół rynku, Strefa nie jest potrzebna w mieście 
Każda taka strefa zakazującą starych samochodów to dyskryminacja ludzi biednych 

Dyskryminacja ludzi biednych żeby bogaci mogli jeździć bez korków Mnóstwo ludzi mieszkających wokół Krakowa codziennie pracuje w tym mieście 
wykonując różne potrzebne prace 
Czy np budowlańcy z dnia na dzień mają wozić materiały budowlane do Krakowa 
nowymi samochodami elektrycznymi

Jeszcze podatek od bycia biednym
Genialne 

5 lat to minimalny czas wdrożenia przez który każdy powinien móc wjechać i z takim wyprzedzeniem powinny być dopiero jasne wymogi, a 
nie że na zostać to wprowadzone za 6 miesięcy 
Chyba Was wszystkich ******** 

1.3.25 20:07:38 Strefą powinna być objęta zdecydowanie mniejsza powierzchnia Krakowa - głównie centrum. Dojazd każdym autem powinien być możliwy do:
- każdego parkingu Park&Ride na terenie Krakowa, nie tylko na Górce Narodowej (zarówno tych obecnie istniejących, jak i każdego 
nowego, który powstanie). Oczywiście równolegle powinna być stale rozwijana oferta komunikacji miejskiej, a z tym w ostatnich 
latach jest coraz gorzej (cięcia, braki kadrowe, niepokojące informacje docierające z MPK jeśli chodzi o warunki zatrudnienia) - tym 
dziwniej więc obserwuje się, jak miasto podejmuje kolejne próby wyprowadzenia samochodów z Krakowa przy jednoczesnym braku 
skutecznej alternatywy i podnoszeniu cen biletów komunikacji)
- każdego szpitala na terenie Krakowa

Standardy emisji Euro zaproponowane dla nowej wersji SCT są zdecydowanie zbyt surowe. Zapis o tym, żeby w 2030 roku wymagać samochodu wyprodukowanego minimum w 2018 
roku (dot. diesli) odebrałem z niedowierzaniem i niezrozumieniem - tym bardziej, że nikt nie potrafił skutecznie zakomunikować powodów wprowadzenia takiego rozwiązania. Przyznam, 
że dość zabawnie mi się czyta, że dzisiaj (i będzie tak nawet 31 grudnia 2029) moje auto spełnia wszystkie normy, nie ma z nim żadnego problemu, a 1 stycznia 2030 będzie już na tyle 
śmiertelnym zagrożeniem dla środowiska, że nie będę mógł jeździć po mieście, w którym mieszkam od urodzenia. No chyba że zapłacę...
Uważam, że osoby posiadające samochody zakupione w latach 2010-2025 (do wejścia w życie tego projektu) powinni mieć możliwość korzystania z nich i wjazdu do Krakowa bez żadnych 
obostrzeń. Należy pamiętać, że "15-letni diesel" w 2025 roku nie oznacza tego samego, co "15-letni diesel" w 2010 roku. Technologia stale idzie do przodu, a samochody są coraz mniej 
szkodliwe dla środowiska.
Reasumując - normy te powinny zostać w sposób zdecydowany złagodzony, a czas wejścia w życie - wydłużony.

Mieszkańcy Krakowa w ogóle nie powinni zostać objęci zapisami tego projektu.
Jeżeli wprowadzenie tego rozwiązania jest niemożliwe uważam, że okres wyłączenia 
powinien wynosić 15 lat.

Sam koncept jest zastanawiający. Z jednej strony utrzymujemy, że trzeba takie coś wprowadzić, bo zła jakość powietrza, bo wymagania Unii, itd. (swoją drogą - władze miasta całkowicie zaniedbały 
temat komunikacji o SCT tak, aby przekonać do tego rozwiązania mieszkańców - i mówię tu zarówno o administracji Jacka Majchrowskiego, jak i Aleksandra Miszalskiego - w tym temacie nie dzieje 
się totalnie nic, panuje niezrozumienie, a władze nie potrafią przedstawić korzyści płynącego z wprowadzenia SCT poza tymi oklepanymi, powtarzanymi w każdej dyskusji). Z drugiej jednak - jak 
zapłacisz, to nagle wszystko w porządku, możesz sobie wjeżdżać. No to chodzi o poprawę jakości powietrza czy o to, żeby znaleźć kolejne źródło pieniędzy wpadających do budżetu? Jasne jest, że 
zawsze ktoś taki się znajdzie, kto tę opłatę wniesie, więc zawsze coś więcej do kasy wpadnie. Naprawdę trudno patrzeć na projekt SCT z przekonaniem i ufnością. I trudno uwierzyć, że da to 
cokolwiek poza satysfakcją urzędników.

Odpowiadając - tak, powinna być zostawiona możliwość wjazdu do Krakowa każdemu (inna sprawa, że bez żadnej opłaty). Jeśli jednak opłata jest konieczna to, choć kuriozalna, powinna być 
dostępna w formie abonamentów dziennych / tygodniowych / miesięcznych / rocznych w ROZSĄDNEJ cenie (proponowane 500 zł za miesiąc jest kwotą horrendalną i przykrą).

1.3.25 20:12:41 Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum Krakowa Strefa powinna ebejmowac tylko ścisłe centrum Dyskryminuje to ludzi biedniejszych których nie stać na nowszy samochód Powinno zostać wydłużone o kolejne 5 lat Jeśli ta opłata byłaby symboliczna to byłoby to dobre rozwiązanie, ale jeśli ma być to 20zl za dzień lub 500 za miesiąc to chyba jakiś żart, jeśli kogoś nie stać na lepszy samochód to będzie go stać na 
płacenie 500 zł co miesiąc za wjazd do Krakowa zeby dojwchac do pracy w której zarabia najniższa krajowa ? Jeśli ktoś pracuje w Krakowie a mieszka poza miastem to powinien moc skorzystać z 
wyłączenia  

Dyskryminujecie ludzi pracujących w Krakowie a mieszkających poza miastem. Wiadomo, że muszą wjechać do miasta żeby dostać się do 
pracy, powinni moc skorzystać z wyłączenia za okazaniem dokumentów świadczących o tym że pracują w Krakowie 

1.3.25 20:13:40 Strefa, jeśli w ogóle miałaby powstać, to powinna być minimalna. Ograniczona na przykład do starego miasta i pierwszej obwodnicy. A dojazdy do kin, teatrów, galerii? Cały ten pomysł do dyskryminacja dla rodzin wielodzietnych. Przez takie rozwiązania moja rodzina - 
5 osób - musi ponieść dodatkowe koszty chcąc jechać komunikacją publiczną. 

Cały ten pomysł to jawna dyskryminacja. Mój samochód ma euro6. To już bardzo dobry poziom. I teraz zostaję zmuszony do zmiany auta, a na to mnie nie stać. To jest już całkiem dyskryminacja osób spoza Krakowa. Całe to STC to poroniony pomysł. 
W czym jest gorszy samochód z euro6 spoza Krakowa, niż ten z Krakowa. Wręcz 
odwrotnie. Diesel spoza Krakowa zdąży się rozgrzać i silnik będzie pracować optymalnie, 
a samochód z silnikiem diesla zanim się rozgrzeje, to natruje 10 razy więcej. 

Poroniony pomysł. 

1.3.25 20:17:34 Strefa czystego transportu  jeśli już ma wejść w życie to niech wchodzi w centrum Krakowa czyli rynek i najbliższe okolice, dyskryminacja ludzi mieszkających na obrzeżach to jakaś kpina Każdy ważny punkt w Krakowie powinien być dostępny dla każdego , głównie dworzec i miejsca urzędowe ( każde urzędy ) Nowa wersja SCT goni absurd za absurdem , płacenie za wjazd aut które nie spełniają normy ? Za 500 zł miesięcznie auta nagle będą mniej wydzielać zanieczyszczeń czy może urzędnicy 
dostaną podwyżki ? 
Zgoda dla aut benzynowych od 2005 r ? Z jakiej racji skoro euro 4 wchodziło wcześniej ..
Diesel euro 6 ? Nie każdego stać aby kupić auto w ciągu roku za 30 + tys aby spełniało normy wymyślone przez urzędników ...

Tak uważam że to rozwiązanie powinno zostać zmienione na takiej zasadzie aby w ogóle 
nie weszło w życie ...
A jeśli już to niech obowiązuje też powiaty które leżą w bezpośrednim sąsiedztwie, 
znaczną część podatników Krakowa to ludzie z powiatów które sąsiadują z Krakowem , 
więc jeśli urzędnicy w akcie desperacji byli tak łaskawi i dali 5 lat mieszkańcom Krakowa 
na zmianę auta to wielka niesprawiedliwością było by potraktować inaczej ludzi którzy 
mieszkają zaraz koło Krakowa a do pracy muszą wjeżdżać do Krakowa , bo tak pracują i 
odprowadzają podatki.

To rozwiązanie na czyste powietrze czy raczej na większe wypłaty dla urzędników którzy to wymyślili ?
Przecież to absurd który ma chyba tylko zapchać dziury budżetowe..

.Ta strefa to jakiś absurd i nieudolne gonienie zachodu który już rezygnuje z tych rozwiązań , jeśli chcą polepszyć jakość życia w Krakowie to 
polecam zredukować korki prosta zasada : 
jest korek - jest więcej aut w Krakowie 
Niema korka - auta szybciej dojadą do celu i będą wydzielać mniej spalin .
Co jeśli ktoś wykupi wjazd na godzinę autem które nie spełnia tych śmiesznych wymogów po to aby dojechać 3 km do miejsca docelowego 
a trafi na korek w którym utknie i będzie musiał wydać więcej przez to, że urzędnicy nie potrafią zredukować najgorszej rzeczy którą dręczy 
Kraków od dawien dawna ? 
Niech zajmą się poważnymi sprawami a nie szukać problemu na siłę .

1.3.25 20:17:56 Nie powinno być żadnej strefy Jest zła propozycja, nie powinno być żadnej strefy Zbyt wysokie normy, nie przekładające się na zmniejszenie zanieczyszczeń w miescie Nie powinno być żadnej strefy Czy opłata sprawi, że auto będzie bardziej ekologiczne? Ktoś na główkę upadł. Nie powinno być żadnej strefy
1.3.25 20:25:45 Granica strefy powinna przebiegać w ścisłym centrum Krakowa w granicach pierwszej obwodnicy Każdy szpital w Krakowie Euro 5 dla diesla do 2030 roku od 2030 roku Euro 6  nawet w Berlinie można wjechać dieslem z euro 5 i do każdego miasta w Europie ,a śmieszne  jest to  że benzyniakiem który będzie 

miał 25 lat  będę mógł wjechać po 2030 roku , natomiast 13 letnim dieslem już nie , 
Typowy skok na kasę , turysta który przyjedzie do Krakowa ma jeszcze płacić za to że przyjechał wydawać tu pieniążki , ludzie z okolicznych gmin i powiatu Krakowskiego  powinni mieć okres 
przejściowy bezpłatny powiedzmy 3 lata 

Nie rozumiem dlaczego akurat Campery ? Kraków w obrębie miasta to jakieś pole namiotowe 

1.3.25 20:35:26 Granice strefy tylko w obrębie ścisłego centrum Krakowa - wokół I obwodnicy. Objęcie strefą całego miasta spowoduje wzrost cen usług dla mieszkańców. Jest to zdecydowanie zbyt mało miejsc. Uderzacie w najbiedniejszych mieszkańców powodując wykluczenie i dyskryminując mieszkańców o najniższych zarobkach. Wiek pojazdu powyżej 25 lat Kolejna dyskryminacja mieszkańców innych miejscowości i podział społeczeństwa co 
spowoduje konflikt między ludźmi, oraz wzrost cen usług i produktów.

Brakuje wam kasy i to najprostsze rozwiązanie do łupienia ludzi. Samochód który nie jest ekologiczny nagle po wniesieniu opłaty staje się w pełni ekologiczny. No śmiech na sali. Pojazdy specjalne jak koparki i dźwigi to minimalny problem. Najbardziej odczują to dostawcy m.in. chleba, ale również wszelkiej maści 
usługodawcy, serwisanci i technicy poruszający się samochodami dostawczymi do 3,5t. To ta grupa świadczy usługi dla krakowian i to ich 
usługi wzrosną w pierwszej kolejności dla zwykłych mieszkańców, którzy nie zapłacą za wjazd do strefy bezpośrednio, lecz jako podniesiona 
opłata za usługę od wykonawcy z poza Krakowa. Zapłacą wszyscy mieszkańcy nawet ci którzy nie mają samochodu.

1.3.25 20:36:01 Cały Kraków powinien być w strefie. Propozycje dotyczące SCT są wystarczające.
1.3.25 20:39:56 Strata powinna ograniczać się do minimum. ,czyli np tylko centrum rynek Każdy ważny obszar powiniene. Być dostępny , czyli cały Kraków ;) Euro 6 dla diesla ? W przeciągu roku nie stać każdego na wydanie parudziesięciu złotych na nowe auta .

Euro 4 i 2005 dla benzyny ‚? Przesada wcześniejsze auto 3 to już akceptowane 
Dyskryminacja totalna , dużo osób spoza Krakowa odprowadza podatki w Krakowie i w 
nim pracuje więc to co ktoś wymyślił to absurd 

Zapychanie kieszeni urzędników,niema to nic wspólnego z czystym Krakowem a jedynie tym aby wyłudzić jak najwięcej pieniędzy od ludzi Każdy powinien mieć prawo do wjazdu , niezależnie od tego gdzie mieszka i czym jeździ. , to wolny kraj a nie komunistyczne Państwo .. 
niech urzędnicy zajmą się najpierw poważnymi problemami jak korki i jakość dróg a  nie zajmować się absurdalnymi pomysłami jak ten 

1.3.25 20:41:05 Należy zmniejszyć obszar strefy do ścisłego centrum tak aby nie uderzać w osoby, które pracują w Krakowie oraz potrzebują dojechać np do szpitala. Warto wziąć pod uwagę, że nie wszędzie da się dojechać 
pociągiem. Ograniczenie możliwości dojazdu prywatnym przewoźnikom do dworca głównego spowodowało spadek dostępności centrum miasta dla osób spoza Krakowa. Proszę wziąć pod uwagę również, że 
chcecie Państwo zamknąć miasto dla aut osobowych nie dając nic w zamian. Żadnych dodatkowych kursów autobusów aglomeracyjnych, powiększenia oferty MPK czy współpracy choćby nawet z prywatnymi 
przewoźnikami, aby umożliwić przejazdy na jednym bilecie. 

Obszar strefy powinien być zmniejszony do ścisłego centrum. Wg mnie inne ważne miejsca to hala targowa, dworzec główny, Czyżyny 
dworzec, Kraków Mateczny, Starowiślna, Płaszów, Bonarka, Kurdwanów, aleje. 

Wjazd do strefy powinien być dopuszczony od euro3. Należy wziąć pod uwagę rosnące wydatki oraz niski pensje mieszkańców. Nie należy wykluczać osób biedniejszych oraz w trudnej 
sytuacji życiowej 

Mieszkańców Krakowa nie powinien ten zakaz dotyczyc Uważam to za złe rozwiązanie. Skoro chcecie Państwo zamknąć miasto dla ludzi to proszę im zapewnić szybką i bardzo dobrze rozwinięta sieć komunikacji. Pobieranie opłat jak i sama strefa to 
ograniczanie swobód obywatelskich 

1.3.25 20:56:53 Stare miasto Większość szpitali w mieście. Do tego dojazd alejami na stare miasto. Nowe samochody spełniają normy a często pala 20 litrów, Stare lupo nie spełnia norm a pali 4 litry Xonajmniej 10 lat! Oczywiście, za kasę mozna wszystko. 
1.3.25 20:57:34 ograniczenie do 2 obwody (Aleje Trzech Wieszczów) 1) Wyłączenie powinno obejmować również pojazdy zakupione po wejściu w życie 

Uchwały
2) 7 lat

1)  nie widzę podstaw do zwalniania camperów
2) wyłączenie pojazdów non-profit zbyt ogólne - to łatwa furtka do nieuzasadnionego omijania zakazów

1.3.25 20:59:24 Tak, wszystkich stać na nowe auto, gratuluje bezmyślności Czyli po zapłacie auto już nie truje. Brawo, czyli chodzi tylko o dojenie ludzi
1.3.25 21:07:08 Granicą powinna obejmować jedynie tereny należące do okolic rynku głównego (np. stare mury miasta Krakowa) Całe miasto powinno być dostępne dla jego mieszkańców. Wydzielanie stref dostępnych tylko dla pewnych grup gdzie wyznacznikiem 

jest w domyśle zasobność portfela ma znamiona przemocy ekonomicznej, polaryzacji społeczeństwa, segregacji ludności oraz godzi w 
konstytucyjne prawo do posiadania oraz poruszania się.

Wymogi są zbyt ostre. Norma euro 3 dla benzyn i euro 4 dla diesli spokojnie wystarczy. Mieszkańcy Krakowa powinni dysponować swoim mieniem na swoich zasadach. Jeśli 
zakupili i zarejestwowali swoje auto w Krakowie powinni móc z nich korzystać dopóki są 
ich właścicielami. Okres 5 lat i tak ostatecznie zmusza ludzi do zmiany samochodu.

Takie rozwiązanie powinno być możliwe bezterminowo, a opłaty powinne być obniżone co najmniej o połowę. 50 dni w roku dla pojazdów zabytkowych - jeśli ktoś porusza się takim samochodem na co dzień do czego ma pełne prawo to ogranicza mu 
to wolność w poruszaniu się. 

Parafie i organizacje non-profit powinne być traktowane tak samo jak przedsiębiorcy czyli tak jak wszyscy mieszkańcy Krakowa.
1.3.25 21:12:46 Nie dla jakichkolwiek ograniczeń i wprowadzaniu strefy czystego transportu Nie podejmę się oceny, sprzeciwiam się jakiejkolwiek formie wprowadzenia strefy czystego transportu Moja propzycja: rezygnacja w całości z sct Rekomenduje rezygnację z wprowadzenia sct Nie zgadzam się z jakąkolwiek formą wykluczenia, a tym jest strefa, nie ocenie więc żadnych proponowanych rozwiązań. Tak jak wyżej,  nie ma mojej zgody na jakąkolwiek strefę, nie ma zgody na bezrozumne pozbawianie obywateli możliwości swobodnego 

poruszania się środkami transportu jaki posiadają.
1.3.25 21:15:14 Obejmowanie strefą całego miasta mija się z celem i będzie prowadzić do absurdów. Jeśli już koniecznie trzeba to wprowadzić, powinno objąć ścisłe centrum. Całe rozwiązanie jest bez sensu, ludzie i tak sukcesywnie wymieniają samochody na nowsze, starszych naturalnie z roku na roku jest 

coraz mniej, nie ma potrzeby dodatkowego utrudniania życia, które (przy dobrych wiatrach) zmniejszy ilość zanieczyszczeń może o 
kilka procent w skali wszystkich pojazdów. Szczególnie ucierpią osoby ubogie, których na wymianę samochodu zwyczajnie nie stać.

Propozycja ta jest bezsensowna. W wielu przypadkach auta produkujące więcej spalin (większe), ale nowsze, będą mogły wjechać, a starsze (mniejsze) nie. Zresztą to całe rozwiązanie jest 
bez sensu, ludzie i tak sukcesywnie wymieniają samochody na nowsze, starszych naturalnie z roku na roku jest coraz mniej, nie ma potrzeby dodatkowego utrudniania życia, które (przy 
dobrych wiatrach) zmniejszy ilość zanieczyszczeń może o kilka procent w skali wszystkich pojazdów.

Całe rozwiązanie jest bez sensu, ludzie i tak sukcesywnie wymieniają samochody na 
nowsze, starszych naturalnie z roku na roku jest coraz mniej, nie ma potrzeby 
dodatkowego utrudniania życia, które (przy dobrych wiatrach) zmniejszy ilość 
zanieczyszczeń może o kilka procent w skali wszystkich pojazdów. Szczególnie ucierpią 
osoby ubogie, których na wymianę samochodu zwyczajnie nie stać.

Całe rozwiązanie jest bez sensu, ludzie i tak sukcesywnie wymieniają samochody na nowsze, starszych naturalnie z roku na roku jest coraz mniej, nie ma potrzeby dodatkowego utrudniania życia, 
które (przy dobrych wiatrach) zmniejszy ilość zanieczyszczeń może o kilka procent w skali wszystkich pojazdów. Szczególnie ucierpią osoby ubogie, których na wymianę samochodu zwyczajnie nie 
stać.

Całe rozwiązanie jest bez sensu, ludzie i tak sukcesywnie wymieniają samochody na nowsze, starszych naturalnie z roku na roku jest coraz 
mniej, nie ma potrzeby dodatkowego utrudniania życia, które (przy dobrych wiatrach) zmniejszy ilość zanieczyszczeń może o kilka procent 
w skali wszystkich pojazdów. Szczególnie ucierpią osoby ubogie, których na wymianę samochodu zwyczajnie nie stać.

1.3.25 21:49:54 Nie powinno być w ogóle strefy Nie powinno być w ogóle strefy Kolejna zbędna regulacja. 
1.3.25 21:50:13 Tylko ścisłe centrum. 10 lat To jest segregacja ludzi ze względu na status majątkowy absolutnie nie zgadzam się z tym.
1.3.25 21:50:31 SCT nie należy wprowadzać w całości. SCT nie należy wprowadzać w całości. SCT nie należy wprowadzać w całości. SCT nie należy wprowadzać w całości.
1.3.25 21:52:19 Nie chce strefy Nie chce sct Nie chce SCT Nie chce SCT Nie chcę SCT Nie chce SCT
1.3.25 21:55:13 Ograniczenie strefy wyłącznie do obszaru wewnątrz 1-szej obwodnicy Dopuszczony wjazd do każdego miejsca poza obszarem wewnątrz 1-szej obwodnicy Brak zgody na STC na obszarze większym niż wewnątrz 1-szej obwodnicy. Tu wprowadzajcie co chcecie. Wyłączenie bezterminowe lub odszkodowanie z tytułu ograniczenia prawa własności lub 

dopłata do zakupu nowego pojazdu. Brak zgody na STC na obszarze większym niż 
wewnątrz 1-szej obwodnicy. Tu wprowadzajcie co chcecie.  

To jest bezprawna próba wyciągania od ludzi pieniędzy. Brak zgody na STC na obszarze większym niż wewnątrz 1-szej obwodnicy. Tu wprowadzajcie co chcecie. Brak zgody na STC na obszarze większym niż wewnątrz 1-szej obwodnicy. Tu wprowadzajcie co chcecie. 

1.3.25 21:55:25 Wspieram wszelkie jak najszersze, odważne działania aby w końcu uchronić rejon od zanieczyszczeń. Popieram to rozwiązanie. Wymagania są jak najbardziej w porządku na początek. Nie widzę sensu tego wyłączenia. Mocno osłabi i przeciągnie w czasie efekt. Nie popieram takiego rozwiązania. Zasady powinny nie mieć wyłączeń. Jeśli jednak zostanie wprowadzona opłata, chciałbym przeznaczenia tych środków na eko-inicjatywy wspierające czyste 
powietrze.

Nie widzę sensu w tej propozycji. Im więcej wyłączeń, tym słabszy efekt.

1.3.25 21:55:38 Całe miasto Bez możliwości wjazdu nawet za opłatą 
1.3.25 22:04:29 Uważam, że warto też wziąć pod uwagę takie miejsca jak przychodnie zdrowia należące do NFZ, jak również przychodnie prywatne 

typu luxmed i medicover.
Uważam, że o ile dla samochodów benzynowych rok produkcji minimum 2005 jest rozsądny, tak wymagania dotyczące samochodów napędzanych dieslem są zbyt surowe i znacznie 
odbiegają od pozostałych. Rok produkcji jest prawie o 10 lat młodszy niż w przypadku samochodów benzynowych. Uważam też, że poprzednie założenia biorące pod uwagę standard 
emisji Euro 5 były wystarczające. Ogrom osób wymieniających samochody choćby w tym roku brała pod uwagę wcześniejsze założenia projektu. Mam wielu znajomych, którzy pracują w 
Krakowie. Większość z nich nie jest w stanie pozwolić sobie w tym momencie na zmianę samochodu, gdyż są w trakcie zmiany np. ogrzewania w domach na rzecz Czystego Powietrza, 
termomodernizacji. Mam też sporą rodzinę poza granicami Krakowa. Niestety osoby te nie będą w stanie mnie odwiedzić, gdyż nie wjadą bezpośrednio na parking pod mój blok w 
centrum miasta. Dojazd komunikacją miejską z niektórych miejscowości graniczy z cudem. Ostatnie możliwości powrotów są bardzo wczesne bądź są możliwe dopiero na następny dzień. 
Myślę, że tak zaostrzone wymagania spowodują straty w życiu prywatnym mieszkańców Krakowa. 

Uważam, że rozwiązanie to powinno być bardziej sprawiedliwe i powinno zostać 
rozszerzone dla osób z całego powiatu krakowskiego, a nie tylko dla mieszkańców 
Krakowa. Osoby z tego obwodu pracują razem ze mną w firmie, oprócz czasu 
przeznaczonego na sen spędzają w Krakowie tyle samo czasu co ja. 

Zwolnienie to powinno także dotyczyć osób z całego powiatu krakowskiego. 

1.3.25 22:06:09 Ściśle centrum Wyłączenie że strefy miejsc takich jak rybitwy np. ul. Półłanki gdzie jest bardzo dużo magazynów i dojeżdża dużo ludzi z poza Krakowa. Strefa sct powinna dążyć do wyeliminowania samochodów osobowych z silnikiem diesla. Wyłączenie powinno dotyczyć też mieszkańców okolicznych gmin. Mogła by pozostać ale w dużo niższych kwotach. Np. 500 zł ale rocznie.
1.3.25 22:11:43 Zmniejszyć wyznaczona strefę do minimum(samego centrum) Czy został przemyślany fakt dojazdu do owych miejsc każda ulica? Czy tylko konkretnie jedna? Masa aut w jednym miejscu, będą 

kolosalne korki i porzucane auta w tych miejscach, bo przecież tam nie trzeba będzie płacić. 
Dotyka bardzo mocno osoby biedniejsze, których nie będzie stać na wymianę aut. Standardowo okazuje się, że w Polsce, dyskryminacje mamy w tym temacie. Mam rozumieć, że jeżeli będzie taka opłata, to znikna opłaty za parkingi, zmniejszycie cenę za bilety miejskie? Auta historyczne/zabytkowe czy tam "specjalne" mogą bardziej szkodzić niż przeciętne auto Kowalskiego 

1.3.25 22:20:19 nie popieram tak dużego obszaru strefy jest on zbyt duży, wiele miast ustanawia dużo mniejsze strefy możnaby ustanowić strefę tylko na 10% miasta a nie na całe przy tak dużym obszarze strefy wymagania norm euro powinny być niższe można ewentualnie zastosować niższe wymagania należy dać nieco niższe kwoty wjazdu i dodać abonament roczny ustanowienie tylko 50 dni wjazdu dla zabytków jest nieporozuieniem takie pojazdy powinny mieć uprawnienia wjazdu cały rok.
1.3.25 22:27:54 Tak Strefą powinno być objęte tylko ściśle centrum miasta. Powinno być jak w Niemczech, auto z nim euro 2 w przypadku benzyny i euro 4 z dpf diesle, w Niemczech takimi autami można wjeżdżać wszędzie. Przepisy powinny być jednakowe na całym obszarze w Polsce. Zakaz wjazdu diesli bez DPF ( poniżej 2005r) oraz benzyny bez katalizatora. Kampery i inne pojazdy specjalne powinny być zwolnione z ograniczeń bez znaczenia misja zarejestrowania. Kamper to dla Krakowa i okolic 

czysty zysk dla gospodarki, więcej turystów więcej zysków a większość tych aut ma po 20lat  , ponieważ nowy kamper kosztuje 500tys , za 
auto 20letnie trzeba dać ponad 100tys! . Tak samo wszystkie inne pojazdy specjalne powinny być wyłączone z ograniczeń, ponieważ 
zazwyczaj te pojazdy mimo wieku są dużej wartości.

1.3.25 22:30:54 Jestem krakowianinem przeciwnym istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie 
normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem krakowianinem przeciwnym istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Ta pseudo-ankieta to kpina z nas mieszkańców. 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym 
środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i 
potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Jestem krakowianinem przeciwnym istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Ta pseudo-ankieta to kpina z nas mieszkańców. 

Jestem krakowianinem przeciwnym istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt 
oceniam NEGATYWNIE .

Ta pseudo-ankieta to kpina z nas mieszkańców. 

Jestem krakowianinem przeciwnym istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Ta pseudo-ankieta to kpina z nas mieszkańców. 

Jestem krakowianinem przeciwnym istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Ta pseudo-ankieta to kpina z nas mieszkańców. 

1.3.25 22:34:22 Jestem krakowianinem przeciwnym istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Ta pseudo-ankieta to kpina z nas mieszkańców. 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie 
normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem krakowianinem przeciwnym istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Ta pseudo-ankieta to kpina z nas mieszkańców. 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym 
środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i 
potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów pseudoekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli 
obniżyć tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nigdy nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, 
gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść 
przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów 
nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
 norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem krakowianinem przeciwnym istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Ta pseudo-ankieta to kpina z nas mieszkańców. 

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem krakowianinem przeciwnym istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Ta pseudo-ankieta to kpina z nas mieszkańców. 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych 
gazem ziemnym i wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły 
wjeżdżać do stref), które – biorąc pod uwagę proces ich produkcji, eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw 
kopalnych) i utylizacji – wcale nie są przyjazne dla środowiska.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

1.3.25 22:41:00 Granica strefy powinna być druga obwodnica Krakowa. Nie powinno być żadnych ograniczeń dla pojazdów na terenie Krakowa z wyjątkiem ścisłego centrum. W strefie w granicach drugiej obwodnicy powinny być dopuszczone pojazdy z normą euro 5 są to pojazdy nisko zanieczyszczające powietrze, a jednocześnie dostępne finansowo dla 
przeciętnego mieszkańca. 

To dobre rozwiązanie To dobre rozwiązanie. Pojazdy osób niepełnosprawnych powinny być dopuszczone bez ograniczeń. 

1.3.25 22:43:12 SCT narusza równość obywateli oraz ich podstawowe prawa Różnicowanie obywateli ze względów na zamieszkanie narusza konstytucyjną równość. standardy emisji Euro nijak się mają do rzeczywistej emisji, mój 20 letni benzyniak na gazie emisję ma symboliczną przy limuzynach z najwyższą normą które SCT dopuszcza tylko dlatego 
że mają papierek jakiego mimo mniejszej emisji nie dostaną samochody starsze, a znacznie bardziej ekologiczne.

dyskryminacja obywateli tego kraju, to samo mogą zrobić inne miasta względem 
mieszkańców Krakowa

kolejny bezprawny podatek, zwykłe wyciąganie pieniędzy od obywateli pojazd można rejestrować jako "zabytkowy" są po 30 latach w Krakowie i to w/g widzimisię urzędników, a swobodny dostęp do centrum 
proponuje się dla BMW X6 Norma emisji spalin Euro 6d Emisja CO₂162 g/km, ale Seicento z emisją  od 143 do 155 g nie wjedzie bo na 
papierze ma ero3 ... widać czemu to służy

1.3.25 22:45:36 Początkowo strefa powinna być o wiele mniejsza, rondo Matecznego to dobry początek od strony południowej Dojazd do każdego park and ride powinien być dozwolony Wytycznymi powinno być ilość emitowanych zanieczyszczeń a nie rok produkcji. Okres wyłączenia powinien być taki sam dla wszystkich. Ta opcja w ogóle nie powinna być brana pod uwagę. Mieszkańcy okolicznych miejscowości powinni mieć przynajmniej 2 lata na dostosowanie. 
1.3.25 22:50:57 Strefą powinny być objęte jedynie Stare Miasto i Kazimierz Norma emisji EURO 4 dla dieseli i silników benzynowych jako minimalna jaką auto musi posiadać. Do tego wnikliwe badania jakości produkowanych spalin i sprawności pojazdów czy 

norma (minimum EURO4) wbita w dowodzie jest zgodna ze stanem faktycznym.
Mieszkańcow płacących podatki w mieście strefa nie powinna dotyczyć nigdy. Chyba chodzi o ekologię, a nie "trzepanie kasy" na tych, których nie stać na nowe auto?... Prawda? Mieszkańcow Krakowa i właścicieli nieruchomości, położonych na terenie Krakowa strefą nie powinna dotyczyć.

1.3.25 22:54:22 Kraków to takie ważne miejsce które powinno być dostępne dla każdego a nie tylko dla bogatych w nowych samochodach.
Co za debil pisał te pytania

Diesel Euro5 to auto które nie będzie mogło wjeżdżać a ma DPF i emituje dużo mniej zanieczyszczeń niż dziesięć lat starsze auto benzynowe a takie podobno będzie mogło nadal wjeżdżać
Chyba wam się coś pomyliło w tym projekcie uchwały

1.3.25 23:39:09 Pierwsza obwodnica 
Okolice plant

Druga obwodnica Euro 4 dla diesli do 2028
Euro 5 dla diesli do 2030
Dla wszystkich

15 lat wyłączenia dla mieszkańców Ten pomysł brzmi jak kara dla mniej zabawnych ludzi !! Mieszkańcy Krakowa przez 15 lat
Emeryci na zawsze 

1.3.25 23:41:04 Racjonalna strefa to rejon centrum Krakowa czyli 3 obwodnica - Trasa Zwierzyniecka , Pychowicka ,Łagiewnicka ,Ciepłownicka ,Nowobagrowa . Najważniejsza sprawa gdzie można pozostwić samochód by się przesiąść na komunikację miejską jak już teraz miejsc brakuje . ? Na początek zakaz wjazdu starszych samochodów euro 2 . A dlaczego małe samochody miejskie mało spalające są równane z samochodami typu SUW które 3 razy więcej palą i dużo 
więcej zanieczyszczają ? 

Ja jestem za bezpłatnymi parkingami przed strefą SCT



1.3.25 23:55:30 Granica powinna obejmować samą starówkę max do Aleji 3 Wieszczy Supermarkety, sanktuaria i kościoły, szkoły, miejsca pracy, uniwersytety czyli ogólnie wszystkie publiczne miejsca, miejsca pracy i 
mieszkania poza ścisłym centrum 

Od 1 lipca 2025 roczniki poniżej 2000. 
Nie każdy może pozwolić sobie na nowe auto - jest to dyskryminacja biedniejszych osób które niekoniecznie mają możliwość zmiany auta.

Mogą być dniowe tygodniowe miesięczne roczne ale nie godzinowe. To jakaś katastrofa biorąc pod uwagę zwłaszcza krakowskie korki. Opłaty również powinneś być mniejsze bo wpłynie to ogromnie 
na spadek turystyki w Krakowie tj mieście do którego nie można dojechać.

1.4.25 6:17:30 SCT powinno być objęte tylko ścisłe centrum Strefą SCT powinno być objęte tylko ścisłe centrum Jeżeli SCT zostanie wprowadzona mieszkańcy Krakowa powinni być zwolnieni z 
wszelkiego rodzaju wymogów ale swoimi autami będą mogli poruszać się tylko po 
Krakowie. 

Takie rozwiązanie to wyciąganie od ludzi pieniędzy. Jeżeli ludzie z ościennych gmin mają płacić za wjazd do Krakowa to mieszkańcy Krakowa niech płacą ościennym gminom do których chcą wjechać. Wprowadzenie SCT jest pomysłem który wogule nie powinien się pojawić w rozwarzaniach. Jest to przedewszystkim dyskryminowanie 
obywateli i ich podział 

1.4.25 7:12:09 granice 2 obwodnicy (Aleje) od 2030 roku Dworzec główny i wszystkie miejsca poza 2 obwodnicą Kupiłem auto z 2004 roku miesiąc przed ogłoszeniem projektu.kto mi odda pieniądze? a osoby z okolic Krakowa  a w nim pracujące uczące itp będą dyskryminowane 
niezgodnie z konstytucją?

jako takie ale to dyskryminacja i łamanie praw i wolności obywateli osoby pracujące uczące się i leczące powinny mieć takie same prawa co mieszkańcy

1.4.25 8:22:20 Mieszkancy bez ograniczen czasowych
1.4.25 8:25:27 Powinna być wydłużona dla osób które dojeżdżają z odległych miejscowości i chcą dojechać do tak zwanych park& ride gdzie mogą przesiąść się w tramwaje lub autobusy. W tym momencie wszystkie parkingi 

są umiejscowione w strefie czystego transportu więc osoba z poza Krakowa musi nie tylko zapłacić za paliwo ale również za wjazd do strefy gdzie zarabia na to aby tą strefę opłacić co jest bez sensu. Nowy 
projekt strefy czystego powietrza całkowicie wykluczył osoby spoza Krakowa a dobrze wiemy że ich jest bardzo dużo. Dodatkowo wcześniejsze projekty zakłady paroletnie dostosowanie się do sct a tutaj 
dostajemy pół roku na zmianę samochodu

Powinny być dostępne każde par&ride. Jest takowy na Krowodrzy powinien być wybudowany jakiś na bronowicach We wcześniejszych projektach sct dawno czas na przystosowanie się do wymogów, teraz osoby spoza Krakowa otrzymały jedynie pół roku na to. Powinna być.mniejsza opłata. We wcześniejszych projektach dawno osobom spoza Krakowa 2/3 lata na dotowanie, teraz dostaliśmy jedynie pół roku na zmianę samochodu. Nie dość że musimy 
zarobić na nowy samochód, w większości przypadków zapłacić za transport publiczny to jeszcze zapłacić 500zł miejsacznie za dojazd do transportu

1.4.25 8:28:36 Mniejsza strefa, nie obejmująca granic administracyjnych a sięgająca niewiele poza III obwodnicę miasta Takich miejsc powinno powstać więcej. Mydlniki , Bronowice, Salwator, Czerwone Maki, Wielicka, Rybitwy, CA HTS, Piasta, Górka 
Narodowa. Władze miasta jak zwykle zaspały. Powinny być dawno P&R rozmieszczone na obrzeżach lub w pobliżu centr 
przesiadkowych. Infrastruktura powinna być przemyślana i przygotowana nie tylko na sct ale na nieustający napływ ludzi i pojazdów. 
Teraz mamy zapchane miasto na maksa.

Rzeczywiste normy lepsze niż rocznik auta.

1.4.25 8:30:50 Kategoryczne NIE! dla strefy czystego transportu.
Podczas pandemii były puste ulice i... smog, jak zawsze. A już pomysł z wnoszeniem opłat za jazdę autem nie spełniającym norm jest WYŁUDZANIEM PIENIĘDZY! Moje Euro3 będzie nagle supereko, jak zapłacę 
500zł za miesiąc jazdy po mieście. Nie zgadzam się.

Kategoryczne NIE! dla strefy czystego transportu.
Podczas pandemii były puste ulice i... smog, jak zawsze. A już pomysł z wnoszeniem opłat za jazdę autem nie spełniającym norm jest 
WYŁUDZANIEM PIENIĘDZY! Moje Euro3 będzie nagle supereko, jak zapłacę 500zł za miesiąc jazdy po mieście. Nie zgadzam się.

Proponuję odbetonować Kraków, zwiększyć przepustowość dróg (auto stojące w korku generuje wiecej spalin, niż auto jadące). Swoją drogą, jak jesteśmy tacy "eko" to dlaczego solarki, 
śmieciarki, koparki, ciężarówki to deasle? To pod oknem mi kopara może smrodzić (zalewając kawałek Lasu Borkowskiego betonem, bo rozpoczęto budowę ulicy), a ja już moim LPG z 
normą Euro3 po moim mieście mam nie móc jeździć?

Kategoryczne NIE! dla strefy czystego transportu.
Moje auto JEST SPRAWNE. Ma 24 lata i spełnia normę Euro3. Czy zatem zezłomowanie 
go i zakup nowego będzie dla środowiska bardziej eko, niż ciągła eksploatacja go i nie 
tworzenie kilogramów odpadów? A co z seniorami na emeryturach/rentach? Zwyczajnie 
ich nie będzie stać na wymianę (na opłatę haraczu pozwalającego na jazdę też nie), 
doprowadzi to do wykluczenia tych ludzi i zamknięcia ich w domach. Pomyślał ktoś o 
tym?

Wyłudzanie pieniędzy, ograniczanie praw człowieka Jestem wolną obywatelką swojego kraju i nie zamierzam opłacać haraczu, żeby móc jeździć moim autem, które spełnia przepisy i jest 
dopuszczone do ruchu drogowego. To jest najbardzij chory punkt tego chorego pomysłu.

Ile KMK zapłaciło opłaty "oczyszczającej powietrze" za spalenie dwóch autobusów elektrycznych i wywalenie w moim mieście ton syfu w atmosferę? 

Kategoryczne NIE DLA SCT!

1.4.25 8:34:37 W obrębie Plant Wszystkie urzędy, jak Wojewódzki, Marszałkowski, Miasta, Skarbowe, ZUS, Nadzór Budowlany itd. Powinien nie decydować rok produkcji, tylko jedynie norma Euro. Są starsze auta spełniające wyższe normy i nieco nowsze tych norm niespełniające. Chcemy czystego powietrza, czy 
jedynie bezmyślnej biurokracji?

Okres powinien wynosić 10 lat Kraków dla bogatych Wykluczenie zabytkowych, nie powinno mieć ograniczeń liczby wjazdów do strefy

1.4.25 8:40:41 Nie chcę w ogóle SCT! Wszystko do zmiany. Jestem przeciwna SCT generalnie! Nie wprowadzać SCT! To moja propozycja Nie segregujmy samochodów i ich właścicieli! Nie wprowadzajmy SCT To dyskryminacja i pojazdów i ich właścicieli.
Parkingi i tak są już drogie.

To dyskryminacja. A podobno konstytucja gwarantuje równość.

1.4.25 8:43:38 Strefa czystego transportu nie powinna być w ogóle wprowadzana Nie powinno być strefy czystego transportu Wszelkie przejawy dyskryminowania kogokolwiek (a strefa czystego transportu dyskryminuje posiadaczy aut nienapełniających wymogów) nie powinny wejść w zycie Nie dla SCT Nie dla SCT
1.4.25 8:52:21 Jestem przeciwny SCT w całości. Jestem przeciwny SCT w całości. Jestem przeciwny SCT w całości. Jestem przeciwny SCT w całości. Jestem przeciwny SCT w całości. Jestem przeciwny SCT w całości. 
1.4.25 8:58:01 TAK Nie. Cała strafa to tragiczna i dyskryminująca propozycja nie mająca żadnego podparcia w nauce. Pojazdy nie generują smogu. Przeszedł badania - może jeździć. Proste. Dyksryminacja. Będą pozwy. Skok na kasę. Wyłączanie książy jest żałosne. 

Cała reszta to dyskryminacja. 
1.4.25 9:14:39 Strefa powinna mieć granice na obwodnicy z każdej strony miasta. Nie powinno być wyjątków poza dojazdem do Szpitala Uniwersyteckiego. Plac handlowy na Rybitwach przenieść poza obwodnicę i nie 

powinien być wyjątkiem w strefie. 
Dojazd do szpitala w Prokocimiu i do każdego Park & Ride, który znajduje się na krawędzi miasta, blisko granicy może być, ale nie 
pozwoliłbym na wjazd na plac handlowy na Rybitwy, gdyż tam wjeżdzą mnóstwo starych furgonetek i ciężarówek. Plac trzeba szybko 
przenieść poza Kraków tak jak Warszawa ma w Broniszach.

Są w porzadku Jest wystarczająco długi. Natomiast wprowadziłbym ograniczenie dodatkowe ze względu 
na wielkość auta i ograniczył bym wjeżdżanie i parkowanie dużych i średnich SUV. Dużo 
palą paliwa i zajmują więcej miejsca na parkingach. Powinni płacić większą opłatę za 
wjazd np. 25 zł lub dziennie 150 zł. 

Bardzo złe, gdyż nie spowoduje wymiany samochodów. Większość ludzi stać na to, aby płacić dużo za parking czy wjazd i to robią. Opłata nie zniechęci ich tak jak często wysokość mandatów nie 
zniechęca do parkowania na zakazie czy wjazdu na zakazie. Opłata musi być zaporowa i wynosić minimum równowartość godziny pracy czyli 30 zł, a dziennie min. 200 zł, aby nie opłacało się 
wjeżdżać często. 

Wydaje mi się, że nie ma jakiejś dodatkowej grupy do uwzględnienia, gdyż w pojazdy specjalne wchodzi samochód niepełnosprawnej 
osoby, więc nie są wykluczeni z używania auta.

1.4.25 9:15:12   Bez SCT !!od 60 roku życia bez SCT,oraz niepełnosprawnych! Bez SCT
1.4.25 9:16:12 Nie chcę SCT. To pogwałcenie praw obywatelskich i dyskryminacja Polaków. Nie jest to rozwiązanie koncyliacyjne. Proszę zaprzestać szkodliwych działań Podane miejsca to kpina. Kraków od zawsze był miejscem gdzie miała miejsce rzeczowa debata naukowa, oraz tolerancja i 

wyrozumiałość.  W forsowanej na sile koncepcji SCT takich elementów nie dostrzegam. Ponieważ forsujący SCT nie mają żadnych 
racjonalnych i naukowo udokumentowanych argumentów SCT nie może funkcjonować na terenie mojego miasta.

Roczniki wyprodukowania aut nie mają nic do rzeczy. Ważny jest stan techniczny samochodów. Były badania emisji spalin mercedesów z ubiegłego wieku w wersji diesel, użytkowanych 
we właściwy sposób i wykazały niskoemisyjność spalin. Auta dopuszczone do ruchu z ważnym badaniem ze stacji diagnostycznej mają prawo do ruchu po mieście bez wykluczeń.

Projekt SCT jest wadliwy. Z kimkolwiek rozmawiam z Krakowa jak także z innych rejonów 
Polski to nikt nie chce takich rozwiązań . Wprowadzanie na siłę SCT to podważanie zasad 
demokracji i psucie wizerunku Krakowa jako miasta przyjaznego mieszkańcom i 
turystom. 

Nie zgadzam się na opłaty w jakiejkolwiek formie. Czy SCT przewiduje opłaty za emisję płonących w mieście aut elektrycznych? Nie i słusznie . Nikogo nie wolno dyskryminować. Zero opłat. Wszystkie pojazdy zarejestrowane i mające ważne badania techniczne powinny mieć możliwość poruszania się po Krakowie. Unikniemy 
tworzenia jakichkolwiek grup co zawsze jest polem popisu dla nadużyć. Kraków wolnym miastem. Nie dla głupoty. Nie dla SCT.

1.4.25 9:28:27 To nie jest dobra propozycja, obszar strefy jest nadal zbyt duży. Sprawny silnik, niepalący oleju. Krakowianie to także mieszkańcy ościennych miejscowości. To dodatkowy podatek. Dyskryminuje osoby mniej zamożne
1.4.25 9:42:46 Bez wyłączenia dróg dojazdowych. Co da zwolnienie wjazdu jeżeli potem nie ma co z tym samochodem zrobić (dojazdy tylko do P and R) Absolutnie okres ten powinien być skrócony maksymalnie do 3 lat Zupełnie nie zgadzam się na to rozwiązanie. To rozmyje projekt. Dodatkowo co da z punktu widzenia zdrowotnego opłata? To zaprzeczenie potrzeby wprowadzenia strefy Zupełnie się nie zgadzam aby zwolnienia były tak szerokie. Tylko samochody służ: medycznych, straż. Co do zabytkowych to uważam że 

będzie to rodzic nadużycia 
1.4.25 9:47:24 Najlepiej kompletnie zlikwidować strefę. Ale jak już musi być ustawowo, to niech zostanie tak jak teraz - stare miasto. Chciałbym też zaznaczyć że wprowadzanie stref czystego transportu, które wbrew 

propagandzie nie działają na rzecz poprawy jakości powietrza, a na poprawę zasobności portfeli producentów samochodów elektrycznych, uważam za wybitnie niemoralne i odrzucające. Z tego i innych 
powodów poważnie rozważam wyprowadzkę z miasta. Już sam okres pandemii był wybitnie dobrym testem - stan powietrza kompletnie się nie zmienił niezależnie od faktu że na ulicach był promil normalnej 
liczby samochodów.

Uważam że całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich mieszkańców i przyjezdnych niezależnie od tego czy jeżdżą nowszymi 
czy starszymi samochodami. 

Samochody które dopuszczone są do obrotu i pomyślnie przeszły kontrolę stanu technicznego powinny być dopuszczone do poruszania się po wszystkich drogach publicznych. Jw. Miasto nie powinno terroryzować mniej zamożnych mieszkańców ani szybciej ani po 
upływie 5 lat. Zlikwidujcie Państwo strefę. Bądźmy pierwszym mądrym miastem w 
Polsce. 

Wiemy że budżet świeci pustkami. Nie wypłukujcie Państwo pieniędzy z - nomen omen - powietrza. Odrolnijcie grunty, wprowadźcie plan zagospodarowania przestrzennego a pieniądze przyjdą. A 
powietrze w Krakowie poprawi się jak naprawicie Państwo koncept tuneli powietrznych. 

Myślę że dobrym wyjątkiem byłby taki dla każdego legitymującego się ważnym dowodem tożsamości. Grupa byłaby reprezentatywna. 

1.4.25 9:50:59 Jest ok Wszystkie p&r Wprowadzenie również ograniczenia pojemności silnika niezależnie od roku produkcji Również okres przejściowy dla mieszkańców malopolski Jest ok Pojazdy osob z niepełnosprawnościami oraz zabytkowe powinny być wyjątkiem bezterminowo
1.4.25 9:52:04 W ogóle nie wprowadzać SCT W ogóle nie wprowadzać SCT W ogóle nie wprowadzać SCT W ogóle nie wprowadzać SCT W ogóle nie wprowadzać SCT W ogóle nie wprowadzać SCT 
1.4.25 9:58:13 Tylko rynek Dojazd do pracy nie każdego stać na nowsze auto a komunikacja jest słaba z poza miasta Auta same się wymienia do euro 5 w ciągu 5 lat Obywatel miasta powinien decydować czym jezdzic Gdzie niewiadomo o co chodzi chodzi o pieniądze. Jak w średniowieczu .Widzę że się cofiemy .Jest to dyskryminacja Dojazd do pracy bo ludzie zostawiają pieniądze w mieście. FIRMY płacą podatki .Turyści też zostawiają pieniądze. MIASTO SAMO 

POZBAWIA SIE DOCHODU 
1.4.25 10:23:13 Tylko ścisłe centrum miasta Conajmniej 3 lata później dla każdej kategorii Oceniam że jest to perfidne zagranie mające na celu łatanie budżetu miasta, nie mające nic wspólnego z ekologią. Dlaczego mieszkańcem jest traktowana osoba z zameldowaniem? Jest bardzo dużo ludzi którzy mieszkają już lata w Krakowie, bez stałego 

zameldowania, a którzy odprowadzają tu podatki, wynajmują mieszkania, robią zakupy, pracują. Dlaczego ta grupa ludzi nie jest uznawana 
za mieszkańców i nie jest zwolniona? 

1.4.25 10:32:14 Obszar strefy powinien ograniczać się do centrum miasta, np. w analogiczny sposób jak w przypadku strefy płatnego parkowania. Obszar strefy powinien ograniczać się do centrum miasta, np. w analogiczny sposób jak w przypadku strefy płatnego parkowania. Jest to zdecydowana dyskryminacja mieszkańców okolicznych gmin, którzy w większości 
pracują w Krakowie. Jeśli SCT dopuszcza całkowite wyłączenie dla mieszkańców Krakowa 
aż na 5 lat, to podobna ulga powinna obejmować również osoby pracujące w Krakowie, a 
dojeżdżające spoza miasta, co najmniej na 3 lata.

Jest to zdecydowana dyskryminacja mieszkańców okolicznych gmin, którzy w większości pracują w Krakowie. W związku z tą uchwałą mieszkańcy okolicznych gmin są ZMUSZENI do zmiany 
samochodu (nawet jeśli jest w pełni sprawny) lub przeniesienia się na komunikację zbiorową, która nie jest w pełni dostępna i dostosowana. Co więcej w tym przypadku mieszkańcy okolicznych 
gmin również są dyskryminowani wyższą ceną biletów. Jeśli SCT dopuszcza całkowite wyłączenie dla mieszkańców Krakowa aż na 5 lat, to podobna ulga powinna obejmować również osoby 
pracujące w Krakowie, a dojeżdżające spoza miasta, co najmniej na 3 lata.

Jest to zdecydowana dyskryminacja mieszkańców okolicznych gmin, którzy w większości pracują w Krakowie. Jeśli SCT dopuszcza całkowite 
wyłączenie dla mieszkańców Krakowa aż na 5 lat, to podobna ulga powinna obejmować również osoby pracujące w Krakowie, a 
dojeżdżające spoza miasta, co najmniej na 3 lata.

1.4.25 11:08:34 Tak uważam że jest bardzo rygorystyczną nie dla mieszkańców ani przyjaznych, spowoduje zubożenie ludzi i wykluczenie z transporty Jestem za całkowitym zniesieniem strefy co najwyżej euro3 na rynku glownym Zbyt wysoka dla diesla które kupujący są ludzie biedniejsi Jestem za brakiem strefy Kasa,kasa kasa Jestem za zniesieniem całkowicie strefy czystego transportu Powini włączyć uprzywilowanej grupy jeszcze samotne matki i ojców, rodziny Programu karty dużej rodziny, firm, osoby z małymi 
dochodami minimalna krajowa 

1.4.25 11:11:18 Zero granic, dość terroru tzw. ,,zielonego ładu", dość podejmowania przez radnych decyzji uderzających choćby w niektórych mieszkańców, a takie decyzje uderzają jednak w bardzo wielu mieszkańców, 
docelowo we wszystkich. Nie po to wybieramy przedstawicieli do rad dzielnicowych i rady miasta, aby nas źle reprezentowali. Pamięć mamy dobrą. A już fakt rozesłania kolejnej ankiety na temat SCT jest 
oburzający. Czyżby chodziło o zmęczenie mieszkańców i przepchanie mimo wszystko stref, które nie mają najmniejszego wpływu na poprawę jakości powietrza.

Uważam, ze w ten sposób tworzy się getta, a to bardzo źle się kojarzy, w Krakowie już getta były. Badania techniczne samochodów starych pokazują, że spełniają  wszystkie normy, a jedynie zmieniła się  numeracja norm i co kilka lat w ten sposób będzie się eliminować dobre 
kilkuletnie samochody. Zabija to przemysł europejski, będziemy jeździć nowymi ,,chińczykami" albo niemieckimi wyeksploatowanymi, chociaż rocznikowo spełniającymi normy 
rupieciami. Jest to bardzo szkodliwe działanie. Elektryki, także autobusy MPK płoną jak pochodnie, na prom z tego powodu nie mogą wjechać, a utylizacja baterii bardzo!!! szkodzi 
środowisku, o które tak się rzekomo troszczycie. Działania w temacie SCT są upolitycznione przez UE i nie maja wpływu na planetę. A co z Ameryką, Azją, Afryką. 

To jest zamach na własność prywatną, dyskryminacja obywateli ze względu na stan 
posiadania, czyli totalitaryzm! Nie jest to zgodne z Konstytucją RP.

Acha, czyli jednak nie chodzi o czystą strefę tylko kolejny podatek. Mało ich płacimy? To otwiera tylko strefę do kombinowania, będą same samochody ,,zabytkowe", oczywiści po kolejnej opłacie, czyli znów nie chodzi o czyste 
powietrze tylko zamach na naszą kasę.

1.4.25 11:11:49 Śródmieście . Tylko Śródmieście! Zła.
1.4.25 11:22:08 Nalezy ją ograniczyc do starego miasta tylko i wylacznie. Nie moze byc tak, ze caly krakow bedzie poszkodowany chorymi oplatami, o braku mozliwosci wjazdu na obwodnice nawet bez jezdzenia po Krakowie 

nie wspominam…
A szkoły gdzie rodzice dowożą dzieci, hotele, gdy trzeba zawieźć swoich gosci, teatry, kina, obwodnica? Moja propozycja to żadnych ograniczeń. Ewentualnie - masz auto starsze? Masz darmowe mpk ty i twoja rodzina. To jest absurd. Czyli zmuszacie ludzi by w ciagu 5 lat przenieśli sie na rower lub wzieli z 

kosmosu pieniadze na nowe auto? 
A co ta oplata zrobi? Powietrze magicznie sie oczysci? Klimat magicznie sie ochlodzi? Czy urzad serio mysli ze ten podatek zmieni cokolwiek innego niz zubozenie mieszkancow? Jak wyzej, nie powinno byc listy wykluczen bo nie powinno sie rozszerzac sct. To jest absurdalny pomysl.

1.4.25 11:24:04 Strefa czystego transportu to bzdura STC to taka bzdura, że nie da się do tego odnosić (to trochę tak, jakby się odnosić do tezy, że ziemia jest płaska - zwolennicy nie przyjmują argumentów) Mieszkańcy Krakowa w ogóle nie powinni podlegać temu wykluczeniu, bo to może 
oznaczać, że w ogóle trzeba wydalić ubogich (klasę średnią) z Krakowa 

To tylko pokazuje hipokryzję całego projektu Reguła plus wyjątki to doskonała baza da przekrętów i nadużyć

1.4.25 11:50:55 Stare miasto w obrębie murów miejskich Bełkot ideologiczny. Bzdura. To za mało. Codziennie do miasta, do pracy dojeżdża ok. 800.000 . Gdzie się pomieszczą? Segregacja mieszkańców i osób pracujących w mieście. Oczywiście. Jeżeli już to 10 lat. Kolejna opłata, że mieszkam w mieście lub w nim pracuję? Skandal! Bzdura. Strefa powinna być ograniczona do starego miasta - skoro już musi być.
1.4.25 11:57:37 dajcie ludziom żyć i pracować. Nie dla SCT! Po prostu miasto powinno być dostępne. Nie dla SCT. Przywrócić wjazd w zamknięte rewiry, przejazd pod Wawelem i szereg innych 

miejsc odebranych normalnym ludziom poprzez szykany drogowe
Nie dla SCT! Propozycja jest prosta - powrót do stanu z lat 90. XX wieku. Nie dla SCT! Źle. Nie dla SCT! Powinna zostać uwzględniona grupa społeczna LUDZI, mieszkańców miasta i wjeżdżających do niego. Na koniec- jeżdżę autem które spełnia 

surowe normy emisyjne, nie chodzi partykularnie o mnie, ja będę mógł wjechać. Chodzi o całokształt. Nie dla SCT!!!!! Wolność wartością 
najwyższą! Niech żyje Konfederacja!

1.4.25 12:07:00 To jest chory twór bandy kretynów którym wydaje się że mogą żądzić światem Jeśli to wejdzie w życie to nawet szambiarka nie wjedzie do miasta nie mówiąc o zaopatrzeniu sklepów będziecie głodować i 
wypróżniać się po krzakach 

Co z firmami budowlanymi i usługowymi w razie awarii już widzę hydraulika na rowerze pędzącego żeby wam przetkać kibel albo elektryka z całym sprzętem w tramwaju A za pięć lat mają zacząć chodzić na piechotę walnijcie się w te głupie łby tego nawet 
Ukraińcy nie pociągną chociaż dla nich macie pewnie darmowe auta elektryczne 

I tu jest płęta tego chytrego planu macie w ***** ekologię i zdrowie mieszkańców a to tylko chodzi o złupienie i tak już ledwo dychających obywateli tego chorego kraju A za pięć lat te wszystkie zabytkowe i historyczne auta będą musieli zezłomować. Kończąc ankietę mogę się tylko uśmiechnąć i cieszyć się 
że nie zostało mi już wiele życia i mam nadzieję że w końcu nasze dzieci przejmą władzę bo te zgrzybiałe politycy w końcu pozdychają żeby 
tylko dało się coś uratować bo szczerze zaczynam w to wątpić

1.4.25 12:10:14 Nie należy w żaden sposób  ograniczać wjazdu do miasta. Jw. Nie należy w żaden sposób  ograniczać wjazdu do miasta w rezultacie nie jest konieczne wyznaczanie parkingów ktorych i tak jeat 
za mało. 

Nie należy w żaden sposób  ograniczać wjazdu do miasta niezależnie od roku produkcji a na pewno nie od emisji Euro. Samochody nie nadajace sie xo jazdy powinny być wyłapywane na 
stacjach diagnostycznych

Tak należy zmienić rozwiazanie. Nie należy w żaden sposób  ograniczać wjazdu do miasta 
zarówno mieszkańcą jak rowież odwiedzającym. 

Rozwiązanie jest idiotyczne. Tylko ma wygenerować dodatkowy dochod dla Miasta, nie niosąc żadnej poprawy jakości powietrza. Nie bedzie strefy to nie bedzie potrzeby robienia takiej listy. Kryterium dochodowe 20tyś. PLN przychodu właściciel samochodu. 

1.4.25 12:11:47 Strefa powinna obejmować wyłącznie obszar starego miasta  i Wawelu Strefa powinna obejmować wyłącznie obszar starego miasta  i Wawelu w związku z tym dojazd do reszty miasta nie powinien być w 
żaden sposób ograniczony .

Wszystkie pojazdy niezależnie od norm euro zarejestrowane w Krakowie przed wprowadzeniem STC powinny mieć nieograniczony wjazd do strefy aż do swojej śmierci technicznej , strefa 
powinna dotyczyć wyłącznie nowo rejestrowanych samochodów  oraz samochodów spoza Krakowa . 

Odpowiedź w punkcie nr 3 To idiotyzm który pokazuje że rzeczywistym celem STC wcale nie jest wprowadzana w celu ochrony powietrza lecz by zarabiać na niej pieniądze !!! Radni miejscy  i urzędnicy miejscy nie powinni mieć żadnych ulg dotyczących wjazdu do STC  a także nie powinni mieć w ogóle 
jakichkolwiek zwolnień dotyczących również  strefy płatnego parkowania . Powinni podlegać takim samym prawom i obowiązkom jak 
zwykli mieszkańcy Krakowa .

1.4.25 12:13:43 Ściśle centrum Dla diesli powinna być norma euro 4, auta mają filtr dpf Dla mieszkańców Krakowa nie powinno być strefy Jest to dobre rozwiązanie, dla osób nie będących mieszkańcami Krakowa Dla mieszkańców Krakowa nie powinno być strefy, lub okres przejściowy wydłużony do 7 lat.
1.4.25 12:27:05 Lepiej by było, gdyby nie było wyjątków, szczególnie w pobliżu szpitali (!), gdzie czystość powietrza jest szczególnie ważna. Jest to generalnie cenna inicjatywa i zawsze będę popierać zaostrzanie wymagań, a nie ich obniżanie. Tak, okres ten powinien zostać zmniejszony o co najmniej dwa lata. Krakowianie są 

zmuszeni oddychać trującym powietrzem już i tak zdecydowanie za długo.
Opłata nie zmniejszy zanieczyszczenia powietrza, którym oddychają krakowianie, więc takie rozwiązanie nie ma sensu. Takie auta powinny zaparkować na P&R, a pasażerowie mogą odbyć dalszą 
podróż komunikacją publiczną z korzyścią dla miasta - i zdrowotną, i finansową.

Pojazdy kościelnych osób prawnych nie powinny być wyłączone od zakazu wjazdu do Strefy - nie ma żadnych racjonalnych podstaw takiego 
wyłączenia. Ogólnie okres pięciu lat jest zbyt długi i mógłby być ograniczony do lat trzech.

1.4.25 12:28:27 tak. Strefa powinna obejmować tylko II obwodnicę - tzn do alei trzech wieszczy każdy szpital!!! standardy są zbyt wyśrubowane. Nie zgadzam się też z obowiązkiem zgłaszania chęci jazdy pojazdem zabytkowym dzien wcześniej!! albo nie powinno być zgłaszania albo w ten sam dzień. tak powinno być opłata miesięczna jest ok pojazdy zabytkowe powinny być dopuszczone do jazdy w strefie zawsze, bez limitów, bez zgłaszania, bez norm euro. jest ich mało

1.4.25 12:36:59 Nie powinno jej w ogóle być! Nie wprowadzać strefy do miasta! Co to za propozycja, powiedzcie to głośniej: 500zł/miesiąc za wjazd do strefy po upływie 
tych 5 lat! Kogo będzie na to stać? Szaleństwo! 

Łupienie ludzi, powariowaliście, 500zł/mc! Jakiś absurd? A jak auto powiedzmy będzie opłacone, to już jest ekologiczne? Bzdury, bzdury, te 5 lat, a co potem? Ile jest ludzi których nie będzie na to stać. Wam chodzi tylko o wyciąganie pieniędzy od mieszkańców. 
Won z miasta, za małe opłaty już płacimy? CO, Woda, Śmieci, Grunty, Lokale wszystko w górę a to opłaty zależne od Miasta. 

1.4.25 13:35:48 SCT tylko w Rynku i w okolicach-ulice obok Nie Nie dla Krakowian Wyjątkiem powinni być również niepełnosprawni z stopniem umiarkowanym bez karty postojowej
1.4.25 14:10:07 Jeśli miała by ona obowiązywać to tylko w obszarze rynku tzn wyłaczenie z ruchu ulic . Jest to absolutny idiotyzm ,wykluczenie komunikacyjne osób które dojeżdżają do Krakowa do pracy a także przyjeżdzają po to by coś 

załatwić .
Nie powinno być żadnych wymagań to chory pomysł który ogranicza ,samochody które zostały nabyte wcześniej nie mogą podlegać jakimkolwiek oboszczeniom prawo nie działa wstecz . Żadnych ograniczeń wyłączenia spod wymogów .Niesłychanie durna i głupia propozycja 

urzędników.
Żadnych opłat ,widać ,że urzędnicy szukają pieniędzy. Nie  myślą niestety o dobrze mieszkańców oraz przyjezdnych których będzie mniej obniżą się dochody miasta z tego powodu . Każdy samochód który został zarejestrowany przed wprowadzeniem strefy czystego powinien mieć prawo wjechać prawo nie działa wstecz 

to strefa wykluczenia nie czystego transportu.
1.4.25 14:22:11 Tak, powinna dotyczyć tylko starego miasta. Wszystkie szpitale i urzędy powinny być dostępne dla wszystkich obywateli. Standardy te i coroczne przeglądy dopuszczają te samochody do ruchu. Jeśli musimy już zniechęcać ludzi do używania starszych samochodów, wprowadzajmy takie strefy dla 

samochodów zarejestrowanych po wejściu strefy w życie - w obecnym kształcie jest to działanie prawa wstecz i jest to nie fair dla osób, które zainwestowały pieniądze w sprawny 
samochód, niezależnie od normy.

Wiele osób mieszka poza Krakowem, a komunikacja miejska tam nie funkcjonuje. 
Komunikacja przy parkingach P+R jest niestety tragiczna - w niektórych miejscach to 
pociąg do Krakowa raz na godzinę. Wyłączenie powinno obejmować wszystkich, którzy 
potrzebują dojeżdżać do miasta, a nawet dla takich osób jest to ważniejsze. Osoby w 
centrum miasta mają jako tako działającą komunikację.

Lepsze to niż gdyby w ogóle nie mogli, ale jest to w mojej ocenie po prostu opłata za wjazd do miasta pod pretekstem dbania o powietrze. Wszystkie samochody zarejestrowane przed wejściem w życie strefy powinny być z niej wyłączone.

1.4.25 14:44:55 Bardzo dobrze,parking pod strefa dla starych aut. Bardzo dobra propozycją. 2014 diesel 2004 benzyna. Bardzo dobre podejście. Będzie 5 lat na zmianę auta na nowsze Bardzo dobre rozwiązanie. Platne godziny na wjazd do Krakowa. Żadna. Dla każdego tak samo
1.4.25 14:50:24 To jakieś  kuriozum,  na  zachodzie  miasta  wycofąły się  sct, zostało tylko w  ścicłym centrum  a  nas  dobijają . Tu  chodzi tylko o  

podatek  by  płacić.  
Na tym  etapie  do  2026  roku  powinny  być  dopuszczone  diesle  z euro 4 bez  dpf.   do  2028   euro 4  z  dpf.    Diesle  euro 5  powinny być  dopuszczone   do  2030 minimum.    po za 
tym  silniki  diesla euro 5  w  porównaniu z  euro  4  są już  dużo  dużo  bardziej  ekologiczne i  produkują 3-4  krotnie mniej  zanieczyszczeń.   Diesla  z  euro 6  są juz  bardzo  bardzo  
ekologiczne  wydajne.   Tu  nie  chodzi o   ekologie  do konca  bo jak  wiemy  transport w  mieście  jest tylko  w około 10%  sprawcą smogu.  Tu  chodzi  tylko o  wyciągnięcie  kasy  od  
kierowców  w  podatkach,  bo  koszty  utrzymania   urzedników  i  instytucji  jest za  duży.  to  wszystko jest  tylko  oszustwo.
Jesli  chodzi o  benzyny  to   do  2026r   powinno być podobnie  jak  dieslami  tylko   tu  powinien  być  bardziej  wyznacznikiem  rocznik  auta.
A  chcesz  mieć  stare  auto  ok   ale  wtedy  płacisz  podatki i tyle,   sam  wybierasz  co  chcesz.

Wtedy  myśle  ze  mozna  wprowadzac  taka  sct   .  Pierwsza  wersja  sct  była  za  surowa  jak na  nasze  Polskie  warunki   bytowe.    Dlaczego  urzednicy   wszystko  wprowadzają  co w  
innych  krajach   , nasze  portfele  tego nie  udzwigną w  obecnej  sytuacji  rynkowej

Tak  jestem  za jestem  za  Z tymi  zabytkowymi  śliska  sprawa  ,  bo  założe  sobi e kolekcje  i moge  wjechać  wszystkim  czym  chce  bezkarnie    , tu jest  troszke  do  
ogarniecia  temat

1.4.25 14:51:56 Zapoznałem się, uważam że należy odstąpić od sct w Krakowie w jakiejkolwiek formie, zwłaszcza po lekturze zaproponowanej uchwały, a pomysłodawców przykładnie ukarać, jako przestrogę dla absurdalnych 
pomysłów. Takie pomysły jak zaproponowana  sct pociągała za sobą kolejne absurdalne pomysły i pewnie za kilka lat pojawi się zamysł, bo ekoterrorystow nie brakuje aby zakazać w mieście ruchu dla 
wszystkich pojazdów spalinowych, a potem wszystkich mechanicznych, następny będzie w ogóle zakaz ogrzewania budynków w jakikolwiek sposób, przecież nikt nie powiedział że Ludzie w zimie mają mieć 
ciepło...

Uważam że należy odstąpić od sct w Krakowie w jakiejkolwiek formie, zwłaszcza po lekturze zaproponowanej uchwały, gdzie jest 
mowa o granicy sct jako całym mieście, a pomysłodawców przykładnie ukarać, jako przestrogę dla absurdalnych pomysłów. Takie 
pomysły jak zaproponowana granica sct I zaproponowane wyjątki nic nie zmienia. Absurdalna sct, absurdalne granice sct powodują ze 
powyzsze wyjątki też sa absurdalne. Takie absurdalne pomysly pociągają za sobą kolejne absurdalne pomysły i pewnie za kilka lat 
pojawi się zamysł, bo ekoterrorystow nie brakuje, aby zakazać w mieście ruchu dla wszystkich pojazdów spalinowych, a potem 
wszystkich mechanicznych, następny będzie w ogóle zakaz ogrzewania budynków w jakikolwiek sposób, przecież nikt nie powiedział 
że Ludzie w zimie mają mieć ciepło... ale będziemy oddychać być może czystszym powietrzem, o ile pogoda będzie nam sprzyjać, w 
przeciwnym razie pozostaje modlitwa o wiatr i brak mgły.

Ktoś, kto wymyślił takie wymagania nie ma w ogóle pojęcia o ochronie środowiska, emisji i standardach emisji, absolutnie żadnej wiedzy technicznej,  ani inżynierskiej, a przede wszystkim 
o transporcie. Zaproponowane standardy są absurdalne i i nie przystają do warunków życia ludzi, eliminują z użytkowania samochody w zasadzie kilkuletnie, a średnio poruszamy się 
autami 15letnimi. Jest to wprost dyskryminacja i wykluczenie spoleczne, ograniczenie wolności znacznej części społeczeństwa że względu na zasobność portfela!

Wylaczenie na 5 lat mieszkańców Krakowa nic nie zmienia. Nie kazdego będzie stac kupic 
nowe auto w ciagu 5 lat, a jeszcze trzeba zrobić cos z autem ktore stanie sie 
bezużyteczne przez absurdalne pomysły chorych i bezwzględnych umysłów. Ktoś, kto 
wymyślił takie wymagania nie ma w ogóle pojęcia o ochronie środowiska, emisji i 
standardach emisji, absolutnie żadnej wiedzy technicznej,  ani inżynierskiej, a przede 
wszystkim o transporcie. Zaproponowane standardy są absurdalne i i nie przystają do 
warunków życia ludzi, eliminują z użytkowania samochody w zasadzie kilkuletnie, a 
średnio poruszamy się autami 15letnimi. Jest to wprost dyskryminacja i wykluczenie 
spoleczne, ograniczenie wolności znacznej części społeczeństwa że względu na zasobność 
portfela!Ludzi przyjeżdżających codziennie do Krakowa spoza jego granic jest tyle co 
mieszkancow, albo mawet 2x tyle. Ci ludzie codziennie przyjeżdżają do Krakowa do 
pracy, nie dlatego że mają taki kaprys, tylko muszą.

Ludzi przyjeżdżających codziennie do Krakowa spoza jego granic jest tyle co mieszkancow, albo mawet 2x tyle. Ci ludzie codziennie przyjeżdżają do Krakowa do pracy, nie dlatego że mają taki kaprys, 
tylko muszą. Ktoś, kto wymyślił takie wymagania nie ma w ogóle pojęcia o ochronie środowiska, emisji i standardach emisji, absolutnie żadnej wiedzy technicznej,  ani inżynierskiej, a przede 
wszystkim o transporcie. Zaproponowane standardy są absurdalne i i nie przystają do warunków życia ludzi, eliminują z użytkowania samochody w zasadzie kilkuletnie, a średnio poruszamy się 
autami 15letnimi. Jest to wprost dyskryminacja i wykluczenie spoleczne, ograniczenie wolności znacznej części społeczeństwa że względu na zasobność portfela! Takie rozwiązanie wprost nie ma nic 
wspólnego z czystym transportem, ekologią etc. Jest to wprost obciążanie uboższych ludzi, jeżdżących starszymi pojazdami dodatkowymi podatkami. Może należy zacząć rozwijać komunikację 
zbiorową, mpk, kolej, wybudować metro, dać ludziom alternatywa, a potem ograniczać np możliwość dojazdu do pracy. Nie każdy ma możliwość sprawnego, sensownego dojazdu komunikację 
publiczną. Przykład moja osoba: dojazd do pracy 30km spoza miasta autem rano ok 35-40min, powrót  po południu 50-60minut, odbieram dzieci z przedszkola.; komunikacją zbiorowa rano 60min-
90minut, 1-2 przesiadki + dojście do, z przystanku, powrót 1godz 40 min - ponad 2gidziny, 2-3 przesiadki + czas na dojście, nie zdążę odebrać dzieci z przedszkola przed zamknięciem przedszkola!!!

Nie uważam żeby pojazdy zabytkowe, historyczne stanowiły problem dla ruch w mieście, tym bardziej dla jakości powietrza, zwłaszcza że 
padła propozycja żeby spoza miasta wjechać byle czym, jeśli tylko Zapłacisz. Nie wiem kto badał wpływ zapłaconego podatku na jakość 
powietrza, ale bardzo jestem ciekaw takiego parametru. Absurdalna sct zawiera absurdalne ograniczenia, absurdalne wykluczenia i 
absurdalne wyjątki.

1.4.25 14:55:03 W całości odrzucić. To jest absurd. Tu chodzi o pieniądze. Ekologia nie ma z tym nic wspólnego. Naukowo jest udowodnione że przecież takie strefy nic nie zmienia, powietrze będzie cały czas cyrkulować, dziś 
oddychamy powietrzem z Burkina Faso, jutro z Wietnamu a potem z Ciechocinka. Nie da się oczyścić powietrza ma danym obszarze. Trzeba by zatem postawić wielką, szczelna kopułę dookoła Krakowa, 
otoczyć go kordonem szczelności i pompować czyste powietrze. To jest jedyną słuszna droga. Ale jest absurdalna o niudzka. 

To jest segmentacja człowieczeństwa. To nie jest zgodne z prawami człowieka, ograniczacie prawa i wolności człowieka. Patrz odpowiedź na moje 1 pytanie. Patrz odpowiedź na moje 1 pytanie.

Dodajcie 100 lat, pożyjemy zobaczymy. 

Patrz odpowiedź na moje 1 pytanie. Patrz odpowiedź na moje 1 pytanie.

1.4.25 14:55:58 Powinna obejmować tylko Stare Miasto centrum Krakowa Dojazd do wszystkich szpitali np. w Szpitalu Rydygiera leżą ludzie z całego województwa Są za wysokie wymagania Powinno być co najmniej 10 lat Ok Pojazdy emerytów powinny być z tego wyłączone
1.4.25 15:12:26 Strefa powinna obejmować teren starego miasta do Alei Trzech Wieszczów 15 lat
1.4.25 15:17:33 strefa ograniczenia powinna obejmować stare miasto do alei Trzech Wieszczy
1.4.25 15:18:02 Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie 
normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom , władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący 
ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie 
zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 
2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć 
nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym 
środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i 
potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji lub minimalna norma emisji Euro nie są 
wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nigdy nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, 
gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść 
przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów 
nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

1.4.25 15:23:21 Obecna propozycja jawnie dyskryminuje pojazdy z silnikiem DIESEL (norma EURO5). A przecież utrzymanie takiego auta i dbałość o jego podzespoły (sprawny filtr cząstek stałych DPF, oraz 
zawór recyrkulacji spalin EGR) powinny być docenione

uważam, że okres ten należy ZNACZĄCO WYDŁUŻYĆ w odniesieniu do mieszkańców

1.4.25 15:30:44 Strefa ograniczenia powinna obejmować Stare Miasto do Alei Trzech Wieszczy
1.4.25 15:32:27 Granice starego miasta Euro 1lub 2 benzyna

Euro 4 diesel
Sprawdzony sposób na wzór niemiecki 

Wszyscy powinni być równi. Diesle z Krakowa mniej trują niż z Zielonek? Za drogo

1.4.25 15:34:47 powinna obowiązywać tam gdzie strefy płatnego parkowania, a opłata powinna móc być uiszczana w parkomatach dojazd do każdego a nie wybranych P&R powinien być możliwy - jest to zupełnie nieuzasadnione wykluczenie społeczne aby ludzie 
spoza Krakowa nie mogli skorzystać z P&R, zwiększenie dostępności P&R, zwłaszcza w okolicach pętli tramwajowych przyczyni się też 
do ograniczenia ruchu.

Osobiście te wymuszone standardy traktuję jako przyznanie się do tego że stacje kontroli pojazdów nie spełniają swojej funkcji i nie odcinają samochodów faktycznie problematycznych, 
niezadbanych lub wręcz niebezpiecznych. Mam w rodzinie samochody nastoletnie które są serwisowane i czyszczone i nie można im nic zarzucić, a czasem jadę za nowym samochodem 
który wygląda jakby był napędzany węglem i on zostanie, a swoje zadbane i dofinansowane muszę "za karę" sprzedać. Jeśli stacje kontroli pojazdów nie będą odcinać kopcących, 
zaniedbanych samochodów to wszystko jedno jakie SCT sobie standardy przyjmie, zawsze znajdą się tacy co zajadą samochód w 3 lata i nie dorzucą do niego ani grosza, a cierpieć będą ci 
którzy jeżdżą tańszym w naprawie i zadbanym autem, a wręcz osobiście dla mnie to jest informacja, że dbać o samochód nie warto bo zaraz każą je wymienić i tak, a mniej zamożni będą 
kupować tanio auta powypadkowe, więc spodziewam się wzrostu liczby wypadków.

Uważam że to żart i znowu nie równe traktowanie ze względu na zasobność portfela. Dla zamożnych będzie to opłata jak każda inna, a dla pozostałych kara. 

1.4.25 15:38:42 Tylko ściśle centrum i okolice rynku Wszystkie drogi główne, zakopiańska, bora Komorowskiego, j. Conrada, opolska, nowohucka , al. Solidarności, itp. Euro 4 posiadają samochody, które spokojnie mogą być użytkowane jeszcze minimum 10 lat, są to pojazdy, które jakością wykonania najważniejszych podzespołów wykonane zostały z 
myślą o wieloletniej eksploatacji!!! Nie można zakazać poruszania się pojazdów, które często są w bardzo dobrym stanie technicznym i przeżyją nowe samochody.

Jest to podejście, które jest nie do przyjęcia. Ludzie inwestują w swoje samochody, 
zabezpieczają podwozie, wymieniają części z myślą o wieloletniej eksploatacji, której nie 
można zabronić. Jeśli auto przechodzi przegląd techniczny i jest sprawne NIKT nie ma 
prawa zabronić poruszania się takim pojazdem. Ludzie będą się dalej przemieszczać i nic 
z tym nie zrobicie. Mandaty będą nieakceptowane ab ilość pozwów zawali cały magistrat 
i wszystkie urzędy, jeśli odważycie się na taki ruch. Są pojazdy, których wartość rynkowa 
jest duża, samochody unikatowe i używane okazjonalnie, stracą na wartości. Jest cała 
masa problemów, która jest pomijana.

Jest to skok na kasę, tylko i wyłącznie. Czy jak ktoś zapłaci za poruszanie się, jego auto stanie się bardziej ekologiczne?? No przecież to jest jakiś żart. Nieakceptowalny żart. Osoby płacące podatki i 
mieszkające w Krakowie muszą być wyłączeni z wszelkich opłat i jeśli nabyli pojazd przed wprowadzeniem zmian, nie mogą być objęci żadnym zakazem, dożywotnio!!!

Pojazdy, których zostały wypuszczone na rynek w małej ilości, auta sportowe, kolekcjonerskie, które nie mogą jeszcze ubiegać się o żółte 
tablice. Wszelkie pojazdy, których wartość z każdym rokiem rośnie!! Jest takich bardzo wiele. 5 lat jest to okres nie do zaakceptowania, 
nawet 10 lat byłoby wątpliwe zaakceptowania

1.4.25 15:41:40 Granica Strefy powinna obejmować centrum miasta od Rynku do Al 3 wieszczy ( z wyłączeniem ) Powinien być zapewniony dojazd do wszystkich szpitali a nie tylko do wybranych. Żadna strefa Park and ride nie jest dostosowana do 
przyjęcia kilkuset samochodów więcej bo nie po to zostały one wymyślone. Idę po Android jest to żeby zostawić samochód obojętne 
jakieś ją posiada i podróżować komunikacją miejską. Po wprowadzeniu strefy czystego transportu Park and ride na górce Narodowej 
będzie zajęty przez samochody które nie mogą wjechać do strefy i również przez takie które chcą korzystać z komunikacji miejskiej po 
prostu się wszyscy nie zmieszczą I co będą korki Bo ludzie nie będą wiedzieli co mają zrobić kropka paramiony pomysł!

Strefa czystego transportu mogłaby być w tych rokach produkcji samochodów co miasto planuję ale tylko w granicach strefy od rynku do Alei Trzech Wieszczów Jeśli strefa nie będzie obejmowała 100% miasta tylko samo centrum podobnie jak w 
Warszawie to wtedy nie ma problemu kropka mieszkańcy znają miasto podjadą sobie 
czy do szpitala czy pod jakiś znany przystanek zaparkują zapłacą za ten parking i pojadą 
w strefę komunikacją miejską nie ma problemu Po co to komplikować

To rozwiązanie wyraźnie wskazuje na to że urzędnikom miejskim nie zależy Wcale na jakości powietrza jak mówią tylko chcą wyłudzić dodatkowe pieniądze Strefa powinna się ograniczać do centrum miasta do Alei Trzech Wieszczów i wtedy nie potrzeba robić żadnych innych włączeń i wyłączeń. 
Nie można zamykać całego miasta bo tak nigdzie nie ma na świecie. Jestem hotelarzem i nie wyobrażam sobie żeby moi goście nie mogli 
wjechać samochodem do hotelu jak i przejeżdżają przez miasto Bo jeśli mają stare auto to nie mogą wjechać do Krakowa to jest komunizm 
albo Białoruś

1.4.25 15:46:17 Strefa ograniczenia powinna obejmować Stare Miasto do al. Trzech Wieszczy
1.4.25 15:58:19 Brak strefy Wszystkie wyższe uczelnie, szkoły średnie i podstawowe, przedszkola, żłobki, domy pomocy społecznej, kościoły, muzea, dworce 

kolejowe i autobusowe, pętle tramwajowe. Projekt SCT jest całkowicie niezgodny ze zdrowym rozsdądkiem, wymyślone szkodliwości 
w porównaniu do USA, Chin i innych panstw, które nic nie robia, a my mamy minimalny wpływ i robimy z siebie ofiary nie wiadomo w 
czyim interesie, ale na pewno nie w polskim. Jeżeli już robić strefę, to w ścisłym centrum Krakowa i uczulić policję, żeby realnie ścigać 
dymiące auta. Nie zabudowywać patodeweloprką - to powoduje więcej samochodów, brak zieleni i brak przewietrzenia. Ponadto 
zwężanie dróg i dezorganizacja ruchu - pomysły prawdopodobnie Pana Łukasza Franka, który już dawno powinien zająć się sprawami 
niedotyczącymi ogółu społeczenstwa. Aby wyjechać z ul. Bernardynskiej pod pocztę główną trzeba robić koło aż do ulicy Orzeszkowej.

Badać spaliny w trakcie przeglądów. Stare auta często spełniają z naddatkami normy nowsze niż istniejace w czasie ich produkcji. Moje auto z 2001 roku ma spaliny czystsze niż wiele 
nowych, co podkreślił na przegladzie diagnosta. Niech będzie przynajmniej Euro 3 dla benzyny. Często nowe auta dymią, bo mają wysilone, doładowane silniki, które mają mniejszą 
trwałość.

Co najmniej 15 lat wyłączenia. Oczywiście najlepiej by było nie robić żadnej Strefy 
(absurdalny pomysł w interesie nie wiadomo czyim, ale na pewno nie normalnego 
przeciętnego człowieka, który wg Konstytucji RP jest suwerenem Panstwa). Robicie 
ankiety, a potem robicie to, co chcecie nie wiadomo na czyje polecenie i w czyim 
interesie.

To już lepiej zapłacić i móc wjechać, chociaż i to byłby absurd i dyskryminacja. Pewnie też sprzeczne z Konstytucją. Maksymalnie rozszerzyć listę wyjątków

1.4.25 16:03:03 A jeśli nagle muszę zawieść własnym samochodem kogoś z mojej rodziny do szpitala? Na karetkę pogotowia często trzeba czekać godzinę. W przypadku zawału serca u kogoś z rodziny mam się 
najpierw zastanawiać nad wykupieniem możliwości wjazdu do SCT i dopiero potem kogoś z zagrożeniem życia wieźć do szpitala? Absurd!

1.4.25 16:03:52 Należy ją odrzucić w całości Strefą powinna się kończyć maksymalnie na I obwodnicy Zdecydowane za wysokie, które nie przełożą się na znaczne zmniejszenie zanieczyszczen Rozumiem, że stare samochody Krakowian są bardziej ekologiczne niż stare samochody 
przyjezdnych? Serio?

Uiszczenie opłaty sprawi, że samochód stanie się nagle bardziej ekologiczny? Strasznie tendecyjne pytania, nie mogę odnieść się do tego, gdyż jestem zdecydowanym przeciwnikiem strefy

1.4.25 16:06:03 Nie wprowadzać rozwiązania odbierającego najuboższym możliwość korzystania z samochodów Miasto nie może stanowić strefy zamkniętej dla najuboższych warstw społeczeństwa. Definicja strefy wyklucza zamknięcie miasta jako 
strefy 

Miasto nie może stanowić strefy zamkniętej. Definicja strefy wyklucza zamknięcie miasta jako strefy. Nie wolno zamykać miasta, kiedy nie ma ku temu żadnych racjonalnych uwarunkowań. Wiele starszych samochodów emituje mniej zanieczyszczeń niż nowe SUV i inne duże samochody. Elektryczne samochody podniosą ilość pyłu wytwarzanego przez ścieranie opon z powodu 
przeciążenia akumulatorami. 

Wnoszę o uczciwie ustosunkowanie się do przedstawionych przez mnie kwestii 

1.4.25 16:20:04 Bez ograniczenia, zwłaszcza dla osób urodzonych i stale mieszkających w Krakowie 
1.4.25 16:26:29 Nie dla sct Nie dla sct Nie dla sct Nie dla sct Nie dla sct Nie dla sct
1.4.25 16:28:22 Należy zrezygnować całkowicie z wprowadzenia SCT w Polsce Należy zrezygnować całkowicie z wprowadzenia SCT w Polsce Należy zrezygnować całkowicie z wprowadzenia SCT w Polsce Należy zrezygnować całkowicie z wprowadzenia SCT w Polsce Należy zrezygnować całkowicie z wprowadzenia SCT w Polsce Należy zrezygnować całkowicie z wprowadzenia SCT w Polsce
1.4.25 16:40:02 W obrębie ścisłego centrum miasta Euro 3 dla benzyn, euro 4 dla diesli Źle, bo ogranicza wolność do poruszania się 
1.4.25 16:40:19

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie 
normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej .

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym 
środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i 
potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nigdy nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, 
gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść 
przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów 
nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
 norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 



1.4.25 16:41:35 Obszar (poza problemem wyznaczania ulic dojazdowych do szpitali etc.) jest właściwy. !!! Gorąco apeluję, aby po zakończeniu okresu przejściowego (lipiec 2030) zamiast wprowadzania całkowitego zakazu poruszania się 
dla pojazdów nie spełniających norm wprowadzić (generalnie) bardzo restrykcyjne ograniczenia ich poruszania lecz nie wykluczać ich 
całkowicie (przyzwolenie użytkowania przez limitowaną ilość dni w roku / przyzwolenie poruszania się za wysoką opłatą).

Uzasadnienie:

 1.Limit (zamiast zakazu całkowitego) rozwiąże problem wyznaczania dróg dla awaryjnych dojazdów do szpitali i innych podobnych 
miejsc – nie będzie trzeba takich dróg znakować, pilnować, zastanawiać się nad sytuacjami wyjątkowymi (pojazd jadący do szpitala 
musi zaparkować szukając miejsca poza taką trasą, zatankować paliwo, zjechać z trasy do apteki itp.). Pojazd awaryjnie jadący do 
szpitala po prostu skorzysta z limitu czy wniesie opłatę. Pozostanie wtedy wyznaczenie dojazdów do parkingów P+R dla osób jadących 
do pracy, ale te są na obrzeżach miasta i jest to łatwe.

 2.Poza pojazdami zabytkowymi i historycznymi istnieje wiele innych grup pojazdów użytkowanych sporadycznie - dlatego i nie 
emitujacych uciążliwych zanieczyszczeń. Są to trzymane w garażach stare trójkołowce (samochodowy inny), klasyki, pojazdy cabrio, 
terenowe itp. To pojazdy używane najczęściej tylko kilka razy rocznie i poza miastem, w perfekcyjnym stanie technicznym i wizualnym. 
Wprowadzenie całkowitego zakazu użytkowania tych rzeczy zabierze ludziom ich pasje, zmuszając ich do złomowania lub sprzedaży. A 
potem będziemy się dziwić, gdy na krakowskim zlocie takich rzeczy będą jedynie pojazdy z zewnątrz, bo krakowska motoryzacja to już 
tylko jałowe hybrydy czy elektryki spod linijki. Ponadto – klasyki z tej niewielkiej puli z czasem stają się zabytkami, chyba że wcześniej 
pójdą na złom. Czy Kraków za 15-20 lat nie będzie już chciał zabytków motoryzacji? Roczny limit ilości dni na drodze lub opłaty 
zamiast całkowitego zakazu rozwiązuje problem.

 3.Istnienie limitu rozwiąże lub znacznie zredukuje problem obsługi wniosków o pozwolenia na wjazd w sytuacjach nadzwyczajnych 
(organizacja imprez, pojazdy rolników, obsługa inwestycji itp.). Jeśli przedsiębiorca jeździ do Krakowa regularnie – będzie musiał 
dostosować flotę, jeśli to sytuacja jedno czy kilkurazowa – nie trzeba będzie realizować procedur administracyjnych do obsługi 
każdego przypadku z osobna.

 4.W obecnej wersji proponowanej uchwały system bilingu rozliczający w trybie dziennym pojazdy spoza Krakowa oraz pojazdy 
historyczne oraz zabytkowe i tak musi powstać, więc proponowane rozwiązanie nie wygeneruje dodatkowych kosztów. 

(ciąg dalszy w następnym punkcie)

(ciąg dalszy uzasadnienia)
 5.Pojazdy służące dotychczas do codziennej eksploatacji i nie spełniające norm wytypowanych treścią uchwały SCT będą niebawem sprzedawane przez ich właścicieli z Krakowa i okolic. 

Jeśli będzie istniało tylko ograniczenie zamiast całkowitego zakazu poruszania się od 2030 roku – pojazdy te sprzedawane będą poza województwo lub w Małopolsce (daleko od Krakowa) 
bez utraty ich wartości powodowanej treścią uchwały SCT. Nowy właściciel nie będzie postrzegał ograniczeń dotyczących wjazdów do Krakowa jako wady obniżającej wartość (jeśli do 
Krakowa tym pojazdem przyjedzie to sporadycznie i będzie mógł to zrobić). Całkowity zakaz wjazdu obniży wartość pojazdu. Jest to o tyle istotne, iż spowodowanie (uchwałą SCT) 
obniżenia wartości pojazdu (pomimo licznych opinii i przypuszczeń na ten temat) nadal może być potencjalną podstawą do roszczeń przeciwko miastu wysuwanych przez właścicieli. Co 
prawda uchwała SCT będzie jedynie podążać za Ustawą o elektromobilności, ale to w uchwale SCT zawarta będzie ostateczna i decydująca regulacja na temat wyłączeń pojazdów spod 
Ustawy o elektromobilności (Ustawa pozostawia ta kwestię do rozstrzygnięcia samorządom). Będzie można zatem wykazać, że to uchwała samorządu o SCT powoduje wymierną 
monetarnie szkodę w majątku właściciela pojazdu, pomijając jego pojazd w wyłączeniach („istnieje związek przyczynowo skutkowy pomiędzy treścią uchwały a uszczupleniem majątku i to 
uchwała stanowi przyczynę tego uszczuplenia”). Nie warto ryzykować sytuacji, gdzie powyższa interpretacja zostanie przez sądy uznana za słuszną – co spowodowałoby katastrofalną falę 
pozwów przeciwko miastu. Bezpieczniej jest narzucić ograniczenia zamiast całkowitego zakazu poruszania się pojazdu w Krakowie.

 6.Nie będzie trzeba w specjalnym trybie obsługiwać seniorów – gdyż ich pojazdy także używane są sporadycznie. A jeśli ktoś inny będzie jeździł regularnie samochodem seniora zamiast 
niego – to przekroczy limit i zostanie zablokowany (nie będzie pola do nadużyć). Z kolei senior jeżdżący regularnie po mieście powinien zmienić pojazd na spełniający normy emisji.

 7.Istnienie limitu zamiast całkowitego zakazu spowoduje, że SCT nie uderzy w polską turystykę do Krakowa. Typowy kierowca planując rodzinną wycieczkę nie ma ochoty zastanawiać się, 
czy jego pojazd spełnia taką czy inną normę, czy jest to poprawnie wpisane do CEPIK, czy dane jego pojazdu są zsynchronizowane w systemie obsługującym SCT oraz co komu będzie 
musiał wyjaśniać na miejscu - tylko na wycieczkę wybierze Wrocław lub Poznań, a nie Kraków z jego „dziwnymi regułami”. Zasada „masz limit X dni rocznie czymkolwiek wjeżdżasz” jest 
dużo bardziej czytelna.

 8.Pozostawienie (w obecnie proponowanej wersji SCT) jedynej możliwości zachowania w Krakowie starego pojazdu poprzez zrobienie z niego zabytku otworzy drogę do nadużyć. 
Spowodowane jest to faktem 14 lutego 2024 roku pojawiło się zarządzenie pani Katarzyny Urbańskiej (Małopolskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków), które wyszczególnia w 9-
ciu punktach dodatkowe poza wiekiem „Cechy pojazdu” jakie musi on posiadać, aby mógł być włączony do wojewódzkiej ewidencji zabytków ruchomych. Przy czym większość z tych 
punktów nie definiuje żadnych konkretnych i mierzalnych wymagań, pozostawiając pełną dowolność ich interpretacji urzędnikom-inspektorom WUOZ w Krakowie (Załącznik1, 
https://www.wuoz.malopolska.pl/wp-content/uploads/2024/02/link.pdf). 
Decyzje administracyjne powinny być podejmowane w sposób przejrzysty i na podstawie jasno określonych przepisów definiujących konkretne przesłanki do podjęcia takich decyzji. Tutaj 
ich nie ma, co może się przyczynić do występowania zachowań korupcyjnych.
Ponadto:
Limitami ilości dni w Krakowie będzie można sterować rok do roku przy okazji choćby ustalania opłat za parkowanie. Jeśli okaże się, że dochodzi do nadużyć (na przykład ktoś kupił 4 tanie 
pojazdy z lat 80-tych wypełnia limity jeżdżąc na zmianę codziennie do pracy) – limity można obniżać.

Rozwiązanie to przeczy zasadzie równości obywatela wobec prawa e kontekście 
korzystania z przestrzeni publicznej. Spowoduje emisję odwetowych uchwał rad gmin 
ościennych (to będą ich zirytowani mieszkańcy), zakazujących wjazdu na teren tych gmin 
mieszkańcom Krakowa. Do Ojcowa czy Wieliczki już nie pojedziemy.

Dobre, ale powinno dotyczyć także po 2030 roku wszystkich pojazdów (opłata lub limit). Historyczne/zabytkowe: to generuje pole do nadużyć, wyjaśniłem w to pkt 8 uzasadnienia.

1.4.25 16:47:14 Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum(Rynek Główny). Nie można wykluczać z poruszania się samochodem ludzi, których nie stać na nowe auta. Przyczyną złego powietrza w Krakowie nie są 
samochody, co najlepiej udowodnił okres covidu, gdzie mimo znikomego ruchu samochodów powietrze się nie poprawiło.

Całe miasto poza Rynkiem Głównym powinno być wyłączone ze strefy czystego transportu Nie powinno być żadnych wymagań, a strefa nie powinna być wprowadzona w życie. Często samochody starsze, a mające mniejsze silniki produkują mniej zanieczyszczeń niż samochody 
nowe. Strefa nie poprawi jakości powietrza, a jedynie utrudni życie najbiedniejszych 

Mieszkańcy Krakowa nigdy nie powinni być objęci strefą Dobitnie pokazuje, że w strefie chodzi przede wszystkim o nabijanie pieniędzy. Jeśli ktoś wpłacić, to jego pojazd automatycznie nie stanie się lepszy pod względem emisji. 

1.4.25 16:48:15 Granica strefy powinna być wytyczona ale. 29 listopada, Mogilska, Dietla, Grzegórzecka, wokół Rynku głównego. Min euro 4, nie powinno dotyczyć pojazdów historycznych-zabytkowych Nie powinno dotyczyć wszystkich pojazdów zarejestrowanych, zabytkowych-
historycznych, zakupionych wcześniej niż 1.06.2025

Nie powinno obowiązywać dotychczasowych zarejestrowanych pojazdów przed wejściem uchwały. Pojazdy historyczne-zabytkowe oraz pojazdy spełniając euro 4, zarejestrowane przed wejściem sct 1.06.2025 nie powinno ich to 
obowiązywać.

1.4.25 16:57:30 Ścisłe centrum miasta aktualnie (strefa A) Miasto powinno być dostępne dla wszystkich a nie tylko dla tych których stać na nowe auto! Wasze założenia są bez sensu bo bazują one na tym co twierdzi producent a nie to co faktycznie wysiewa rurą wydechową samochód. Samochód starszy nie spełnia najnowszych norm na 
papierze bo nie istniały w czasie jego produkcji pomimo że fizycznie może je spełniać... Poza tym, euro 6 diesel? Oszaleliście? Gdyby ktoś zaczął egzekwować chociaż Euro3, dobra, Euro4 
to byłoby cudownie, tymczasem badanie poziomu zanieczyszczeń podczas corocznych przeglądów na SKP to czysta fikcja. 

Jeśli strefą będzie objęte wyłącznie ścisłe centrum miasta to takie 5lat jest w zupełności 
wystarczającym okresem.

Wspaniale! Od razu pokazuje denność tej inicjatywy. Czysty transport żeby wszystkim żyło się lepiej... Weźcie znów na konsultacje krzyczące mamusie i dzieci z astmą i wytłumaczcie im teraz że jak 
się zapłaci to planeta przestanie płonąć 🤣 Szukacie na każdym kroku pieniędzy bando bezużytecznych złodziei na korporacyjnych posyłkach a próbujecie to później argumentować dobrem 
obywateli. Najwyższym dobrem dla obywateli byłaby urzędnicza odpowiedzialność za decyzje własnym majątkiem! Żadnej strefy w mieście, bo to nie ma wpływu na jakość powietrza!!!!

Pojazdy zabytkowe 50 dni w roku... Hmmm... Czyli teraz trzeba będzie kupić sobie 6 innych gratów żeby można było się spokojnie poruszać 
cały rok po mieście? Czy takie restrykcje będą również dotyczyć pojazdów specjalnych? A co kretyńskiego wymyślicie dla Krakowian, 
żakaz.poruszania się samochodem w niedzielę? 

1.4.25 17:07:47 Okolice rynku. Cały Kraków bez okolic rynku Renault Laguna 2.0 dci rok 2013 Euro 5 nie może wjechać a taki sam samochód z roku 2014 i 2015 może. Samochody z silnikiem diesla i normą euro 5 maja filtry cząstek stałych !!! Ościenne gminy powinny coś wymyślić dla samochodów z gminy kraków aby było 
sprawiedliwie.

Wyciąganie pieniędzy od mniej zamożnych.

1.4.25 17:08:58 Nie dla strefy czystego transportu - wolność poruszania się na terenie całego miasta. Wszędzie powinien być dostęp legalnie zarejestrowanymi pojazdami. Jawna dyskryminacja i pogwałcenie praw obywatelskich . Precz z 
uprzywilejowaniami dla bogatych.

Biedni jeżdżą starymi samochodami a bogaci drogimi i nowymi. To jest dyskryminacja i pogwałcenie wolności osobistej. Wolno jeździć do śmierci technicznej legalnie zarejestrowanego pojazdu. Wolność dla wszystkich, bez dyskryminacji. Nie powinno być strefy czystego transportu bo to dyskryminacja i dzielenie ludzi na lepszych i gorszych.

1.4.25 17:10:47 Tylko centrum Krakowa. Wyłączyć bezterminowo wszystkich seniorów z SCT. Czyli za pieniądze można kopcić? No nie ma takiej zgody. Zwolnić całkowicie bezterminowo ze strefy SCT seniorów np. 70+.Nowe propozycje zasad SCT dyskryminują kierowców z poza Krakowa.
1.4.25 17:23:47 Maksymalnie obrys II obwodnicy. Mieliśmy miasto bez samochodów w lockdown'ie 2022 - brak poprawy jakości powietrza jest dostatecznym argumentem przeciwko SCT. Dura lex sed lex - albo wszystko jeździ wszędzie albo nigdzie. Bez ulg i wyjątków. Czyli miasto chce pieniędzy za prawo do poruszania się samochodami - to już jest korupcja. Propozycja zawiera liczne nieścisłości i niejasności co stwarza pole do nauczyć.
1.4.25 17:39:37 W granicach Strefy Czystego Transportu powinien się znaleźć Rynek Główny Całe miasto powinno być dostępne dla mieszkańców Normy powinny być co najwyżej w zakresie: Euro1 dla silników benzynowych i Euro4 dla silników Diesla Wyłączenie powinno dotyczyć wszystkich aut zarejestrowanych przed wprowadzeniem 

strefy 
To dyskryminacja Wszystkie pojazdy zarejestrowane przed wprowadzeniem strefy 

1.4.25 17:48:15 Uważam że powinno się całkowicie zrezygnować z SCT w Krakowie bo ona jest przeciwko mieszkańcom Krakowa Uważam że nie powinno być żadnych ograniczeń poruszania się własnym transportem po Krakowie Nie powinno być żadnych wymagań, bo nie każdego mieszkańca Krakowa stać na nowe auto posiadające Euro 5 albo 6 Uważam że nie powinno być żadnej SCT w Krakowie ponieważ ona jest przeciwko 
biednym mieszkańcom Krakowa 

Uważam że ten pomysł ma na celu wyciągnięcie dodatkowych pieniędzy od mieszkańców Krakowa. Nie powinno być żadnej SCT Uważam że nie powinno być żadnych ograniczeń i żadnej SCT w Krakowie ponieważ jest ona przeciwko zwykłym niezamożnym 
mieszkańcom Krakowa 

1.4.25 18:13:38 Granicą strefy powinna być tylko w obrębie 1km.od Urzędu Miasta Krakowa . Z wymogów strefy powinny być zwolnione wszystkie pojazdy które muszą dotrzeć do placówek medycznych. SCT powinna nie mieć miejsca !!! To jawna dyskryminacja osób mniej zamożnych.  Auto terenowe z 2024 r z silnikiem 8l wydziela więcej co2.niz silnik 1.5l z 2009 ! Nie wprowadzać SCT  , DYSKRYMINACJA mniej zamożnym obywateli jest niedopuszczalna. Nie wprowadzać SCT ! Zamiast wyjątków i zwolnien wystarczy nie wprowadzać SCT.

1.4.25 18:17:54 Jest bardzo dużo osób, pracujących, zatrudnionych w Krakowie dojeżdżających do pracy 
nie będących mieszkańcami miasta. Czy mają się zwolnić, dopłacać do Strefy, czy 
przymusowo zmienić samochód, czy fikcyjne meldować w obrębie Krakowa. Powinien 
być również dla nich ustalony okres ochronny.

Jak w odpowiedzi do pytania 4. Jeżeli opłata to podobna do tej jaką mają mieć mieszkańcy.

1.4.25 18:19:09 Tylko i wyłącznie ścisłe centrum starego miasta Kto państwu pozwala decydować kto może a kto nie może korzystać z własnego samochodu, a tym czasem jakim prawem ograniczacie wolność obywateli. Całe to rozwiązanie jeśli w ogóle, powinno być zastsosowane wyłącznie do nowo zakupionych samochodów 
1.4.25 18:19:44 granica powinna byc zawężona do ścisłego centrum krakowa są za wysokie , posiadam auto z 2011 i wogóle nie dymi uwazam ze nie szkodzi nie powinno jej być razem z takimi wysokimi wymaganiami odnosnie roku produkcji

, dużą liczbe osob nie stac na przesiadke na auto z 2014 roku
zdecydowanie powinien zostac obnizony rok produkcji auta

1.4.25 18:21:10 powinna być ograniczona do ścisłego centrum krakowa nie powinno w ogóle być strefy czystego transportu w krakowie brak zmian czyli dla diesla 2008 nie powinno w ogóle być strefy czystego transportu w krakowie nie powinno w ogóle być strefy czystego transportu w krakowie nie powinno w ogóle być strefy czystego transportu w krakowie
1.4.25 18:35:23 Ograniczenie w strefie Stare Miasto. Auto posiada badania techniczne i ma prawo jeździć po Krakowie. Wyjątek to Stare Miasto.
1.4.25 18:37:57 Strefa powinna obejmować  ulice bezpośrednio dochodzące do Rynku Głównego, Małego Rynku, Placu Szczepańskiego i Placu Wszystkich Świętych Cmentarz Rakowicki i Podgórski Samochody spalinowe produkcji od 2000 roku. Okres wyłączenia dla mieszkańców Krakowa minimum 10 lat Obniżenie opłat o połowę Wprowadzić większą kontrolę pojazdów uprzywilejowanych użytkowanych przez mieszkańców. Możliwość poruszania się pojazdami dla 

niepełnosprawnych tylko w trakcie ich przejazdu lub przewożenia.
1.4.25 18:44:55 Jestem przeciwny strefie. Jestem przeciwny strefie. Jestem przeciwny strefie. 100 lat lub nawet więcej. Jestem przeciwny strefie. Jestem przeciwny strefie.
1.4.25 18:53:23 Proponuję państwu standart emisji spalin EURO 4 i rok produkcji od 2014. 10 lat to najlepszy okres aby mieszkaniec zdążył z wymianą samochodu
1.4.25 18:55:40 Obszar ograniczony pierwszą obwodnicą, bezterminowe wykluczenie z zakazu wjazdu dla pojazdów nabytych przed wprowadzeniem strefy oraz ograniczenia na poziomie EURO1 dla benzyny i EURO4 dla diesla 

oraz wykluczenie dla LPG, CNG i hybryd
Odpowiedz - patrz punk pierwszy plus propozycje Waszego punktu i ok. Ograniczenia na poziomie EURO1 dla benzyny i EURO4 dla diesla oraz wykluczenie dla LPG, CNG i hybryd. Bezterminowe wykluczenie dla mieszkańców Krakowa którzy auta zarejestrowali przed 

wprowadzeniem ograniczeń. Wyłączenie dla samochodów kupionych po starcie strefy.
Absolutnie! To co, jak zapłaci myto to juz jest ekologiczny? KPINA! Wszystko napisałem wyzej - zadnej strefy w formie jakia została zaproponowana. 

1.4.25 18:57:10 Należy jak najszybciej wprowadzić Strefę Czystego Transportu . Samochody z normą emisji do Euro2 nie powinne być wpuszczane do Krakowa prócz aut zabytkowych . Źle . Nie powinno się takich samochodów wpuszczać . 
1.4.25 19:01:14 Tylko wokół Plant Jeżeli strefa byłaby mała to bez ograniczeń,bo dojazd byłby prosty na różne  sposoby EURO 4 Płacę podatki w Krakowie ale samochód i meldunek na stałe mam poza Krakowem/mam 

tylko meldunek czasowy który  jest odnawiany co 10 lat/
Jeżeli płacę podatki w Krakowie to bez opłat Jaka jest definicja krakowian i mieszkaniec/ czy tylko meldunek na stałe?

1.4.25 19:25:37 Wprowadzenie strefy czystego transportu uderzy przede wszystkim w biedniejszych właścicieli aut, których nie stać na zakup nowego auta. Mieszkam poza gminą Kraków, ale pracuję w Krakowie, 
niewyobrażanie sobie, że nie będę mogła wjechać moim autem do Krakowa czyli mojego miejsca pracy. 

Wjazd tylko w określone miejsca też jest sporym utrudnieniem. Czemu tylko park and ride w Prokocimiu? Czemu nie od innych stron 
wjazdowych Krakowa. Czy będzie wystarczająca ilość miejsc aby tam bez problemu zaparkować ? Kolejne utrudnienie. 

Auta z dłuższym stażem wcale nie są bardziej szkodliwe od nowszych , a z nieekologicznymi bateriami, które wybuchają i wyprodukowanie , których jest bardziej nieekologiczne niż 
niejednego starszego rocznikowo auta. 

Ja nie jestem mieszkańcem Krakowa, choć byłam przez 45 lat. Obecnie mieszkam poza 
Krakowem, ale nadal tutaj pracuję. Czemu jestem z tego powodu dyskryminowana ???

Szok , co za pomysł. Nie dość, że muszę płacić za parkowanie, bo strefa coraz większa płatnego parkowania, to teraz będę jeszcze musiała płacić za wjazd autem. Przecież nie będzie mi się wcale 
opłacało pracować w Krakowie. 

1.4.25 19:27:33 Ścisłe centrum Wszyscy powinni mieć okres przejściowy Skok na kasę miasto nie radzi sobie z korkami i kiepską niewydolną komunikacją i dlatego coś takiego proponuje To rodzi nienawiść jeden do drugiego 
1.4.25 19:38:25 Tak. Strefa powinna obowiązywać do max 2 obwodnicy Krakowa. Nie jest dobrą. Obszar sct powinienem obejmować centrum Krakowa, maksymalnie do 2 obwodnicy Krakowa. Euro 5. Wystarczy GospodarkanKrakowa padnie bez udzi napływowych spoza granic Krakowa. To beznadziejny pomysł. Wszyscy są równi.
1.4.25 19:39:11 Uważam że SCT powinna obejmować również mieszkańców Krakowa Wymagania są ok. Mieszkańcy powinni być włączeni do SCT od razu. Nie powinno być wyjątków, czy też możliwości opłat.
1.4.25 19:40:32 Tylko Rynek Główny Ten zakaz dyskryminuje mniej zamożnych mieszkańców. Wprowadzić zakaz w oparciu o faktyczny pomiar spalin wykonany przez upoważnionego diagnostę a nie wg normy na samochodzie. Auta modyfikowane z wyciętym dpf zakaz wjazdu. Jeśli musi być to opłata powinna być symboliczna np 10 zł za cały rok 
1.4.25 19:42:51 Strefa powinna obowiązywać jedynie w dzielnicach najbliżej Starego Miasta bo tam odnotowywane są największe zanieczyszczenia i korki czyli: Stare Miasto,

Krowodrza, Zwierzyniec, Grzegórzki, Bronowice albo Strefa obowiązująca wszędzie ale tylko osoby zamieszkałe poza Krakowem. 
Wyżej wymieniłam moje propozycje, co do tego punktu nie mam zdania. Wyżej wymieniłam moje propozycje, co do tego punktu nie mam zdania. Uważam, że taki warunek powinien być bez limitu czasowego jeśli SCT objęłoby całe 

miasto. 
Jeśli chcecie walczyć ze smogiem i korkami to w jakim celu takie półśrodki? Wszystkie osoby,
które nie mieszkają w Krakowie powinny być objęte SCT na całe miasto. 

Wyżej wymieniłam moje propozycje, które odnoszą się do samochodów Krakowian, pozostałych uwag nie mam. 

1.4.25 19:43:06 Najbliższe uluce przy rynku, stare miasto i Kazimierz Urząd skarbowy, cmentarze, ośrodki zdrowia tyłu medicover itp. Szkoły specjalne Beznadziejne. Pieniądze zamiast na zakup auta pójdą na wydatki za wjazd A co z rodzicami osób niepełnosprawnych? Którzy dowożą swoje dzieci do szkoły 
1.4.25 19:44:12 strefa  tylko rynek glowny nie auto 30 letnie tak tak auta transportowe
1.4.25 19:46:25 Strefa w ogóle nie powinna istnieć. Na tą chwilę mieszkańców Krakowa oraz mikro przedsiębiorców prowadzących firmy w Krakowie nie stać na dostosowanie się do takiego wymogu. Najpierw niech miasto 

rozwiąże problem kopciuchow i problem zanieczyszczania powietrza przez ościenne gminy, a potem nakłada kolejne obciążenia finansowe na mieszkańców.
*********** od tego, że SCT nie powinno istnieć to ten pomysł to bzdurny pomysł. Jak to będzie egzekwowane? Po miejscu 
parkowania? W razie braku miejsca ktoś zaparkuje 3 przecznice dalej i? 

Najpierw należy zrobić analizuje wieku pojazdów zarejestrowany na "Krakowskie" rejestracje. Potem można analizować jaka skala pojazdów musiałaby być wymieniona. Takich danych 
nigdzie miasto nie przedstawia. 

10 lat Zależy od stawki. Jeśli będzie abstrakcyjna jak stawki za strefy płatnego parkowania to jestem na nie. Pojazdy z żółtymi tablicami powinny być wyłączone bez terminowo.

1.4.25 19:47:27 Bez sęsu Wszystko powinno być dostępne Najpierw trzeba metro drogi 20 lat Tylko kasa Wszystkie grupy
1.4.25 19:49:13 Urzędy jeszcze 3 lata wystarczą. I tak wzrośnie liczba meldunków w mieście Super pomysł, ale dużo za wjazd Dla niepełnosprawnych
1.4.25 19:50:31 10 lat dla wlascicieli pojazdów ktorzy maja orzeczona niepełnosprawność.
1.4.25 19:51:31 SCT powinna dotyczyć ścisłego centrum miasta po stronie wschodniej kończyć się na rzece Wisła a po zachodniej wzdłuż Alei trzech wieszczów Powinna być możliwość dojazdu do zakładów pracy nie zawsze miejski transport jeździ tak żeby móc dojechać do pracy szczególnie w 

weekendy i święta 
Zbyt wygórowane normy emisji jak na początek powinno się zacząć od euro 1 dla benzyny i euro 2 dla diesla Właśnie powinno być na odwrót mieszkaniec Kraków ma tramwaj co 5 minut a ludzie 

dojeżdżający z poza Krakowa nie mają takiej możliwości 
Opłaty są zbyt wielkie pracując w Krakowie powinna być możliwość dojazdu pracownikom do zakładów pracy 

1.4.25 19:53:11 rozumiem że zbudujemy też nad Krakowem taką bańkę jak na filmie Truman show ?? Nad SCT zbudujemy nad Krakowem taką bańkę jak na filmie Truman show ?? auta  których właścicielami są mieszkańcy Krakowa dożywotnio  jeżdżą po Krakowie Auta których właścicielami są mieszkańcy Krakowa dożywotnio  jeżdżą po Krakowie to byłby żart  i brak logiki auta  których właścicielami są mieszkańcy Krakowa dożywotnio  do kasacji  jeżdżą po Krakowie
1.4.25 19:54:08 Nie powinny
1.4.25 19:57:28 Żadna strefa SCT nie powinna być wprowadzona. Żadna strefa SCT nie powinna być wprowadzona. Żadna strefa SCT nie powinna być wprowadzona. Żadna strefa SCT nie powinna być wprowadzona. Żadna strefa SCT nie powinna być wprowadzona. Żadna strefa SCT nie powinna być wprowadzona.
1.4.25 19:59:59 Uważam , że nie można dzielić  mieszkańców na bogatych i biednych !

 które samochody mogą  być dopuszczone do ruchu  drogowego powinien decydować przegląd techniczny !
Najpierw trzeba mieszkańcom stworzyć dogodne warunki a potem wymagać !!!
 
 Nie wykluczać  mieszkańców komunikacyjnie  , tak jak to miało miejsce   przy ul. Igołomskiej przy najdłuższej ul. Krakowa i najbardziej 
uczęszczanej ! 
 Koniecznie tworzyć nowe przystanki SKA np. przy ul. Podstawie  lub na końcu ul. Czeczeńskiej dla  okolicznych mieszkańców ul. 
Igołomskiej , którym zabrano i przeniesiono przystanek do Kościelnik,.

O tym w jakim stanie jest samochód decyduje przegląd techniczny ! Nie Opłata ? - nie kupię zdrowa za opłatę ! Inwalidzi 

1.4.25 20:02:41 Zgadzam sie z propozycja obszaru W jaki sposób będzie można skontrolować czy przyjechał np. Do szpitala a nie na zakupy i z tego miejsca pójdzie dalej. Parkingi przy 
tych instytucjach stana sie niewydolne.

Każde auto poniżej euro4 powinno zostać objęte przepisem 3 max To zły pomysł. Sprowokuje  on rozszerzającą się listę wyłączeń i będzie budował „patologie”. Albo cos się robi albo nie. Max 3 lata. 

1.4.25 20:03:34 Brak transparentności w jaki sposób miasto będzie monitorować auta wjeżdżające do Krakowa. 5 lat zwolnienia dla mieszkańców to zdecydowanie za mało. Wszystkie pojazdy studentów, które obecnie 
znajdują się na parkingach przy akademikach, gdzie będą dodatkowe miejsca? Jaki koszt?

Koszty życia w Krakowie są wyższe niż na zachodzie a wynagrodzenia znacznie mniejsze więc w jaki sposób mieszkańcy mają wymienić swój obecny samochód? Co miasto zrobiło do tej pory aby zaproponować mieszkańcom alternatywne środki 
transportu? Co semestr mniejszą częstotliwość kursów, tramwajów czy autobusów. 
Podczas wakacji czy ferii komunikacja miejska nie spełnia potrzeb mieszkańców 
ponieważ regularnie podczas tych okresów są ograniczane kursy. Skoro do tej pory nic 
miasto nie zrobiło to niby jaki jest plan na kolejne 5 lat?

W jaki sposób miasto będzie egzekwować dodatkowe opłaty od samochód z poza Krk? Patrolami? Obecnie są braki w służbie mundurowej, miasto nie jest bezpieczne, zbyt małe ilość patroli po 
osiedlach 

1.4.25 20:04:08 SCT powinna zawierać się w granicach II obwodnicy m. Krakowa, łącznie ze Starym Podgórzem Wszelkiego rodzaju zakłady opieki medycznej - publicznej czy prywatnej
Jednostki Ochrony Przeciwpożarowej, Komendy Policji i Posterunki Straży Miejskiej oraz Miejsca Stacjonowania Krakowskiego 
Pogotowia Ratunkowego - funkcjonariusze muszą jakoś dojechać na służbę

ok Czas ten powinien zostać zwiększony do lat 8, ponieważ duża część mieszkańców m. 
Krakowa nie będzie w stanie sobie pozwolić na zakup pojazdu spełniającego ww. warunki 
ze względu na brak dostatecznych oszczędności, także Komunikacja Miejska Miasta 
Krakowa - z powodu jej niepunktualności - nie jest czymś na co możemy polegać jako 
mieszkańcy

Według mnie rozwiązanie to byłoby optymalne, zaś stawki za wjazd powinno się ustalić się z rozwagą. Moja propozycja brzmi:
Godzina - 5 zł
Dzień - 25 zł
Tydzień - 150 zł
Miesiąc - 400 zł

Popieram

1.4.25 20:04:28 Tylko obreb starego miasta Wszystkie park and ride. Wszystkie szpitale Benzyna euro3, a diesel euro 5 tak jak bylo proponowa wczesniej. Ok Jest ok
1.4.25 20:05:31 Tylko stare miasto Każdy park and ride i miejsca w zasięgu do 1km Dla działu euro5 benzyna ok Ok
1.4.25 20:06:10 Sct powinna być tylko w centrum a nie obejmować całe granicę administracyjne Krakowa Euro 4 dla benzyn i euro podstawowa euro 5 dla diesli Okres ten sam co dla wszystkich mieszkańców RP! Opłata roczna 100 pln za euro 3 benzyna i euro 4 diesel Wszyscy pracujący w Krakowie
1.4.25 20:08:47 Ograniczenie do ścisłego  centrum miasta Każda przychodnia lekarska Otrzymałam po rozwodzie samochód diesel 2015 rocznik i nie stać mnie na zmianę samochodu na nowy by wozić dzieci. Jestem samotna matką. Mieszkam na Czyżynach. Nie wyobrażam 

sobie że nie będę nim mogła jeździć a samochód jest sprawny i w bardzo dobrym stanie
Nie zawsze auto należy do kierowcy. Wyznacznikiem powinien bym kierowca i jego adres 
zameldowania

Cena 500 zł miesięcznie to bardzo dużo dla samotnej matki której nie stac na nowszy samochód by móc funkcjonować 

1.4.25 20:09:05 Nie dla stref czystego powietrza w Krakowie! Nie zgadzam się Wolność dla wszystkich, żadnych ograniczeń! Nie zgadzam się absolutnie. Auto które nie spełnia emisji, policja jest od tego aby zabierać dowód,  niech sprawdzają stare auta +30 lat , bo uważam że to one być problemem. Chodzi 
oczywiście o spaliny. 

Wypad z pomysłami od wonderlajen jej pokolenia mordowały Polaków w niemieckich 
obozach. 

Jak wyżej nie zgadzam się , na nawet najmniejsze ograniczenie mojego brata czy siostry - Polaka. Jak wyżej przestańcie mówić, o jakikolwiek ograniczeniu nam Polakom wolności.

1.4.25 20:09:07 Tylko w granicach pierwszej obwodnicy Okolice urzedów , sądów , dworców kolejowych , teatrów , kin , domów kultury itp Jeśli auto jest już zarejestrowane na terenie Krakowa powinno mieć możliwość użytkowania do momentu przechodzenia przeglądów rejestracyjnych Okres ten powinien wynosić 15 lat Wszyscy mieszkańcy Krakowa 
1.4.25 20:09:40 Jeśli spoza Krakowa będzie się dało dojechać do węzłów MPK (Borek, Czerwone Maki itp) to wtedy taka strefa miałaby sens. wszystkie parkingi P+R! To wykluczenie kompletnie nie ma sensu, bo wtedy SCT będzie wirtualne, a cała reszta 

będzie musiała płacić. Więc nie o czyste powietrze w tym chodzi, tylko o nabijanie kasy. 
Zróbmy darmowe MPK dla właścicieli aut nie spełniających norm.

Starszymi autami niespełniającymi norm przeważnie jeżdżą mniej zamożne osoby, więc takie rozwiązanie nie ma kompletnie sensu,

1.4.25 20:11:08 Strefa SCT tylko w ścisłym centrum, max do alej, mieszkańcy Krakowa powinni móc użytkować swoje samochody do "śmierci technicznej" swoich pojazdów. W zabytkowym mieście - zabytkowe pojazdy mogą 
się poruszać bez ograniczeń.

Strefa SCT tylko w ścisłym centrum miasta ! Nie rok produkcji samochodu a jakość emisji spalin, wiele starszych samochodów w dobrym stanie technicznym po zamontowaniu np. katalizatora spełnia wysokie standardy EURO. Mieszkańcy Krakowa powinni móc użytkować swoje pojazdy do "śmierci technicznej" 
swoich samochodów, zwłaszcza osoby 60+

Czy to spowoduje mniejsze zanieczyszczenie powietrza w Krakowie ? Jeżeli mieszkańcy Krakowa będą mogli jezdzić w SCT beż ograniczeń to bogaci przyjezdni niech płacą ! Krakowianie , pojazdy zabytkowe i osoby niepełnosprawne ruchowo - bez żadnych ograniczeń ! Policja ,straż pożarna pogotowie 
ratunkowe -  bez ograniczeń . Pojazdy specjalne - nagle wszyscy będą jezdzić pojazdami specjalnymi !

1.4.25 20:11:40 Powinna być jak najmniejsza np obejmująca sam rynek główny Nie jest. Obszar powinien być jak najmniejszy. Powinna być euro 4 zarówno dla benzyny jak i diesli Mieszkańcy powinni być wylaczeni z wymogów sct dożywotnio - dopiero przy zmianie 
auta z własnej woli, będą musieli kupić auto spełniające wymogi

Źle. Takie rozwiązanie świadczy tylko o jednym - SCT ma być jedynie maszynką do zarabiania Pojazdy mieszkańców powinny być wyłączone dożywotnio. 

1.4.25 20:12:52 Granice powinny obowiązywać o 5 km mniej od miejsca, do którego dochodzi 24 h komunikacja miejska i kolejowa. Transport minimum co 20 minut w dzień oraz raz na godzinę w nocy. Darmowe parkingi przy transporcie publicznym.
1.4.25 20:13:49 Zapoznałem się Uważam, że SCT powinna obejmować jedynie ścisłe centrum oraz Stare Miasto. Dojazd do dworców oraz stref park and raid powinien 

być powszechnie dostępny dla WSZYSTKICH bez względu na poziom emisji.
Kierowanie się jedynie normami emisji Euro, według których homologowany był dany model samochodu oraz jego rok produkcji jest krzywdzące dla użytkowników starszych 
samochodów, które mimo wieku zużywają mniej paliwa, a co za tym idzie emitują mniej CO2, niż np. nowoczesne SUVy. Właściciel 25-letniej Toyoty Yaris palącej w mieście 5l/100km 
otrzyma zakaz wjazdu do SCT, właściciel nowego Landrovera spalającego w mieście 25l/100km wjedzie do SCT bez ograniczeń - to absurd.

Jak już wcześniej pisałem, kierowcy spoza Krakowa powinni mieć możliwość wjechania 
do stref park and raid, szpitali oraz centrów komunikacyjnych, np. do Dworca Głównego.

Oceniam takie rozwiązanie pozytywnie, pod warunkiem, że opłaty te nie byłyby absurdalnie wysokie. Lista wyjątków powinna zawierać samochody starsze, homologowane według starszych norm, których spalanie w mieście jest niższe niż 
np. 6l/100km. Powinna być stworzona dla nich osobna kategoria: 'starsze samochody niskoemisyjne'. Zdaję sobie sprawę, że 
przygotowanie tego typu listy wymagałoby pochylenia się nad tematem przez grono ekspertów, jednak uchroniłoby to sporą grupę 
kierowców, zwłaszcza tych mniej zamożnych, przed koniecznością zmiany samochodu. Taki zabieg mógłby nieco poprawić bardzo 
negatywne nastawienie społeczeństwa do SCT.

1.4.25 20:14:20 Stare miasto, ścisłe centrum. Wszystkie dzielnice poza centrum Mój Peugeot 205 1,4 z katalizatorem z 1998 r. emituje 160g CO2, mniej niż np. nowe Subaru Outback 2,5l, które emituje 164g CO2. Mogę też wjechać do miasta nowym Cadillakiem V10, 
który spala i truje jakieś 10x więcej, niż mój Peugeot.

Szczerze popieram czyste powietrze w Krakowie, codziennie korzystam z komunikacji miejskiej i SKA. Walkę ze starymi autami, w tym zabytkami uważam jednak za działania 
populistyczne, które nie przyniosą oczekiwanych efektów. 

Nie byłby potrzebny, gdyby SCT dotyczyła wyłącznie centrum. Dziś spod Krakowa jeżdżę 
do Nowej Huty małym starszym autkiem. Po wprowadzeniu SCT będę jeździł nowszym 
SUVem z potężnym silnikiem. Chyba nie o to chodzi. 

To pokazuje, że nie chodzi o czyste powietrze, tylko o dodatkowy dochód dla miasta. Pozorne ułatwienie dla mniej zamożnych osób pracujących w Krakowie daje wrażenie nieszczerych intencji 
autorów projektu. 

To już w ogóle kuriozum. Wiele miast Europy pozbywa się np kamperów z miast, Krakow je zaprasza.

Odnoszę wrażenie, że te przepisy pisali ludzie bez prawa jazdy i elementarnej wiedzy o motoryzacji. 

1.4.25 20:14:45 I lub maksymalnie II obwodnica Wszystkie instytucje szczebla wojewódzkiego. Jak rozumiem mieszkaniec miasta w województwie, który MUSI stawić się w urzędzie 
wojewódzkim będzie zmuszony do wymiany auta lub płacenia haraczu. Może rozważmy obowiązkowe opłaty za wjazd do miasta...

Wymagania są wręcz skandalicznie zawyżone. Czy autorzy tej uchwały poświęcili choćby chwilę na analizę cen aut z tych roczników ? A co z autami terenowymi ? Jest to zbyt krótki okres biorąc pod uwagę szalejący wzrost cen i stojące w miejscu 
płace....

Oceniam to jako mniejsze zło... Samochody służące do rajdów terenowych... polecam autorom ustawy kupić sobie auto z 2018 roku, tylko po to żeby po roku zostawić w 
warsztacie jego równowartość..... Pomijając fakt, że samochody terenowe rzadko poruszają się po ulicach poza dojazdami do stacji 
diagnostycznych/warsztatów i wyjechaniem z miasta ...

1.4.25 20:16:28 Strefa powinna zostać ograniczona w taki sposób aby można było dojechać i zaparkować na P&R Dojazd do sieci P&R powinien być bez ograniczeń! Rocznik ograniczający diesle jest za wysoki. 11 letnie auta przy obecnym kryzysie na rynku samochodowym to auto dla osób zamożnych. 16-letnie auto w 2030 roku będzie nadal samochodem którego nie ma potrzeby 
wymieniać! Ograniczenie powinno dotyczyć aut powyżej 20 lat

Zależy nam na czystym powietrzu czy krojeniu kasy z najbiedniejszych?????? Wyraziłem już swoją opinię powyżej. 

1.4.25 20:16:41 cale miasto powinno być objetę jednakowo, albo ewentulanie po przedstawieniu wiarygodnych wielopoziomowych badań generowanego zanieczyszczenia spalinami samochodowymi z uwzględnieniem tych 
właśnie dzielnic. co są powyżej dopuszczalnego progu.

tak jest to dobre rozwiązanie i gdy zostanie stworzony proces kontroli takich wjazdów, powinno się dodać resztę szpitali i p&r oraz 
teren dworca pkp główny

dla wieloletnich mieszkańców Krakowa - powyżej 10 lat nie powinno vyć tego typu furtek , które przeczą z założeniem ideii, ponieważ będzie to wzbudzać niepokoje społeczne polegające na przeświadczeniu, że miasto chce zarobić/nałożyć 
opłatę/pozwalać bogatym etc. Dodatkowo jeśli, mieszkaniec nie musi, a wjeżdżający zapłaci..to kto będize miał się do proponowanych reguł stosować

np: dowóz osób niepełnosprawnych.

1.4.25 20:16:45 Strefa powinna być poprowadzona w ten sposób, żeby można było dojechać do P & R. Co za tym idzie potrzebujemy na GRANICACH Krakowa wybudować P & R oraz doprowadzić do nich tramwaje 
(preferowane) lub autobusy, jeśli w przyszłości będzie tam metro. Strefa powinna być możliwie duża, dlatego trzeba do granic Krakowa doprowadzić odpowiednio często kursująca komunikację zbiorową.

Takich miejsc powinno być jak NAJMNIEJ. Strefa powinna być jak największa, tylko trzeba doprowadzić do P&R komunikację zbiorową. Powinna być dopłata (ok. 2-3 tys zł) do zmiany samochodu na spełniający normy, ale tylko w przypadku jeśli właściciel samochodu nie spełniającego normy zdecyduje się go zezłomować i 
udokumentuje to odpowiednio, że STARY samochód został ZEZŁOMOWANY.

Powinna być dopłata (ok. 2-3 tys zł) do zmiany samochodu na spełniający normy, ale 
tylko w przypadku jeśli właściciel samochodu nie spełniającego normy zdecyduje się go 
zezłomować i udokumentuje to odpowiednio, że STARY samochód został 
ZEZŁOMOWANY.

Dobry pomysł pod warunkiem, że będzie to opłata która będzie wykorzystywana tylko i wyłącznie do finansowania:
- rozbudowy komunikacji zbiorowej i parkingów P&R
- dopłat (2-3 tys. zł) na zakup samochodu spełniającego normy, ale TYLKO jeśli stary samochód zostanie ZEZŁOMOWANY i fakt ten zostanie udokumentowany.

Jeśli samochody zabytkowe nie spełniające normy mają wjeżdżać do Krakowa, to tylko za dodatkową opłatą.

1.4.25 20:17:03 Należy ją zlikwidować! Całe miasto powinno być dostępne dla samochodów na obecnych zasadach, a nawet powinno się udrożnić niektóre miejsca. Żadnej 
SCT!

To są chore wymagania! Emisja spalin zależy przede wszystkim od ilości spalanego paliwa, czyli od ilości przejeżdżanych kilometrów! Norma Euro ma tu czwartorzędne znaczenie! Nie 
wygłupiajcie się!

Oczywiście należy całkowicie zaniechać pomysłu SCT lub ewentualnie nazwać Strefą 
Czystego Transportu obecną strefę ograniczonego ruchu wewnątrz I obwodnicy - to jest 
FAKTYCZNA strefa czystego transportu, gdzie Kowalski może poruszać się na rowerze lub 
hulajnodze - ŻADNYM samochodem, nawet elektrycznym. Nawet postulowałbym w tym 
rejonie ograniczyć ruch taksówek i meleksów. CAŁĄ resztę miasta zostawcie w spokoju!

Głupota, taka sama jak cały Wasz pomysł SCT! To pytanie jest zbędne. Nie zgadzam się na żadną SCT poza obecną strefą ograniczonego ruchu wewnątrz I obwodnicy (kwestia nadania 
odpowiedniej nazwy, zasady obecnej strefy ograniczonego ruchu są OK). Żadnej segregacji pojazdów według roczników!

1.4.25 20:18:50 Najlepiej jakby takowa w ogóle nie powstała ale jak już to w ścisłych granicach starej zabudowy gdzie jest jednopasmowa droga z połączonymi torami tramwajowymi gdzie jest duże obłożenie Wszystkie ośrodki użyteczności publicznej, ośrodki sportowe Jest to podział na grupę: biednych i bogatych. Dla mieszkańców Krakowa płacących tam podatki w ogóle nie powinno to obowiązywac. Wnioskując po tym można dojść do konkluzji,że : klimat może cierpieć ale tylko wtedy kiedy się zapłaci, jest to dyskryminowanie osób, których na to nie stać a mają sprawy do załatwienia w 
obrębach strefy jak np. Wizyta w urzędzie.

Dla każdej osoby płacącej podatki na obrębie miasta Kraków nie powinno to obowiązywac i dla każdej osoby z województwa małopolskiego 
ta strefa o ile by była powinna być ograniczona do minimum 

1.4.25 20:18:50 Na pewno nie powinno być nią objęte całe miasto, od tzw rogatek. Ogólnie jestem przeciwnikiem SCT w jakiekolwiek formie, ale jeżeli już ma być powinny być wprowadzone strefy, podobnie do stref 
parkowania, gdzie obostrzenia powinny być różne oddalając się od ścisłego centrum...

SCT obejmująca cały obszar miasta jest idiotyzmem i sppowoduje wykluczenie mieszkańców mniej zamożnych To jest bzdura i zupełnie się z tym nie zgadzam Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni 

1.4.25 20:21:44 Nie powinno się Strefy Czystego Transportu wprowadzać. Nie powinno się Strefy Czystego Transportu wprowadzać. Należy najpierw wprowadzić program dofinansowania montowania systemów np. filtrów podnoszących normę dopuszczalnej emisji spalin. Niedopuszczalne jest wyrzucenie z Krakowa 
diesel ON z normą euro 6. 

Nie powinno się Strefy Czystego Transportu wprowadzać. Nie powinno się Strefy Czystego Transportu wprowadzać. Nie powinno się Strefy Czystego Transportu wprowadzać. 

1.4.25 20:22:10 Rynek Główny Powinno być dla wszystkich. Źle Wszystkie
1.4.25 20:22:20 Rynek Główny Powinno być dla wszystkich. Źle Wszystkie
1.4.25 20:22:43 Ograniczenia można rozszerzyć w przyszłości tak, aby obejmowały też najcięższe, najbardziej zanieczyszczające powietrze samochody osobowe, takie jak SUVy w amerykańskim stylu. Opłaty mogłyby rosnąć z każdym rokiem. Być symboliczne na początku i bardziej dotkliwe później. Z jakiego powodu kampery miałyby być co do zasady wyłączone z obowiązywania SCT?
1.4.25 20:28:54 bez zadnej strefy-jest to czysty wyzysk pieniedzy od mieszkancow ,nie na ,,czyste powietrze'' tylko zatkanie dziury budzetu Krakowa zadluzonego jak nigdy wczesniej zadnych oplat-zadnej sct 
1.4.25 20:29:03 Brak strefy Brak strefy! Żadnych ograniczeń! Zwłaszcza dla mieszkańców Bez ograniczeń dla mieszkańców i pracowników strefy 50 lat Źle oceniam, bo opłata nie zmienia emisji… za co ipłata? Na jakie cele?! To chore! Dajcie żyć ludziom!!!!
1.4.25 20:29:40 Tak Tak Jestem przeciw Jestem przeciw Jestem przeciw 
1.4.25 20:34:43 Strefa Czystego Transportu, zgodnie ze słowami przedstawicieli ZDM do spełnienia wymogów ustawy jest wystarczająca do wprowadzenia w obrębie Rynku Głównego i tak też powinna wyglądać. Jak w odpowiedzi powyżej. Jak powyżej. Jak powyżej. Jak powyżej. Jak powyżej. 
1.4.25 20:37:27 Nie dla strefy na południe od obwodnicy a4 I tak jedna detektywa UE zmieni wszystko np tylko elektryki. Porażka z całą tą sct Proponuję 10 lat Ble ble ble Ble ble 5 lat ...a później same elektryki
1.4.25 20:38:26 Obejmująca zabytkową część miasta wyłącznie. Nie jest to dobra propozycja. Strefa ma za duży obszar. Szpital w Prokocimiu nie powinien być w ogóle w strefie, jak cała dzielnica. Diesle euro 6 - powinno być cały czas, nie z ograniczeniem czasowym. Dlaczego wymogi są wyższe niż w strefach w Europie Zachodniej? Powinny być podobne wymogi jak w krajach Europy Zachodniej. Nie rozumiem dlaczego mają być wyższe normy. Wtedy nie byłoby problemu z opłatami. Poza tym - strefa tak, ale pod warunkiem, 

że miasto wybuduje parkingi przy końcówkach liń tramwajowych i autobusowych - tak, by była alternatywa. Teraz nie ma lub jest za mało. To powinno być pierwszym zadaniem, a dopiero drugim 
zrobienie strefy.

1.4.25 20:44:47
1.4.25 20:49:47 Strefa Czystego Transportu to błąd - należy wycofać się z tego projektu. JW - SCT w Krakowie to błąd i nie powinno się jej w ogóle procedować Samochody sprawne technicznie ubezpieczone i legalnie dopuszczone do ruchu na terenie RP nie powiiny być wyłączane w ruchu na podstawie jakichkolwiek przepisów innych niż już te 

ogólnie obowiązujące - pojazdy specjalne strefy zmilitaryzowane szpitale ambasady etc - reszta ograniczeń to nadużycie i nieuprawnione ograniczenie prawa własności . 
Samochody sprawne technicznie ubezpieczone i legalnie dopuszczone do ruchu na 
terenie RP nie powiiny być wyłączane w ruchu na podstawie jakichkolwiek przepisów 
innych niż już te ogólnie obowiązujące - pojazdy specjalne strefy zmilitaryzowane 
szpitale ambasady etc - reszta ograniczeń to nadużycie i nieuprawnione ograniczenie 
prawa własności .

Samochody sprawne technicznie ubezpieczone i legalnie dopuszczone do ruchu na terenie RP nie powiiny być wyłączane w ruchu na podstawie jakichkolwiek przepisów innych niż już te ogólnie 
obowiązujące - pojazdy specjalne strefy zmilitaryzowane szpitale ambasady etc - reszta ograniczeń to nadużycie i nieuprawnione ograniczenie prawa własności .

Samochody sprawne technicznie ubezpieczone i legalnie dopuszczone do ruchu na terenie RP nie powiiny być wyłączane w ruchu na 
podstawie jakichkolwiek przepisów innych niż już te ogólnie obowiązujące - pojazdy specjalne strefy zmilitaryzowane szpitale ambasady 
etc - reszta ograniczeń to nadużycie i nieuprawnione ograniczenie prawa własności .

1.4.25 20:50:18 Moja propozycja granic Strefy Czystego Transportu w Krakowie uwzględniałaby:
  1.Ochronę ścisłego centrum miasta: Granice strefy powinny obejmować Rynek Główny, Kazimierz oraz okolice Plant. To obszary o dużym natężeniu ruchu turystycznego, gdzie ograniczenie ruchu pojazdów 
spalinowych znacząco wpłynęłoby na jakość powietrza i komfort mieszkańców oraz turystów.
  2.Rozszerzenie strefy na obszary o intensywnym ruchu samochodowym: Ulica Aleja Trzech Wieszczów, rondo Mogilskie, rondo Grzegórzeckie oraz rejony Dębnik i Zabłocia mogłyby zostać uwzględnione, 
ponieważ są to kluczowe punkty komunikacyjne generujące duże zanieczyszczenia.
  3.Stopniowe wprowadzanie zmian: Proponuję wprowadzenie granic strefy w kilku etapach, rozpoczynając od ścisłego centrum, a następnie sukcesywnie poszerzając ją o dzielnice sąsiadujące. Dzięki temu 
mieszkańcy i przedsiębiorcy mieliby czas na dostosowanie się do nowych wymogów.
  4.Uwzględnienie infrastruktury komunikacyjnej: Granice strefy powinny być skoordynowane z dostępnością transportu publicznego, parkingów park&ride oraz tras rowerowych, aby zapewnić alternatywne 
środki transportu dla osób korzystających z samochodów.

Uważam, że włączenie do strefy takich miejsc, jak szpitale czy punkty Park & Ride, to bardzo dobre rozwiązanie. Jednakże proponuję 
rozważyć dodanie kilku innych kluczowych lokalizacji, które mogłyby pozostać dostępne dla każdego pojazdu, niezależnie od emisji 
zanieczyszczeń:
  1.Szpital im. Jana Pawła II – jako jeden z największych szpitali w Krakowie, z oddziałami specjalistycznymi, powinien być łatwo 
dostępny dla pacjentów i osób odwiedzających, zwłaszcza tych spoza miasta.
  2.Szpital Uniwersytecki przy ul. Kopernika i Nowej Białej – wiele osób dojeżdża tam na specjalistyczne leczenie, co wymaga 
zapewnienia swobodnego dostępu.
  3.Lotnisko Kraków-Balice – w przypadku osób przyjeżdżających spoza Krakowa lotnisko powinno być dostępne dla każdego rodzaju 
pojazdu. Alternatywnie można rozważyć dostęp do głównego węzła komunikacyjnego w Balicach.
  4.Centra logistyczne przy granicach miasta – aby umożliwić firmom transportowym swobodny dowóz towarów, zwłaszcza w 
dzielnicach przemysłowych, takich jak Rybitwy.

Moja propozycja:
  1.Stopniowe wprowadzanie wymagań:
  •2026–2028: Dopuszczenie pojazdów spełniających co najmniej normę Euro 4 dla benzyny i Euro 5 dla diesla. To pozwoli dać czas na dostosowanie się właścicielom starszych 
samochodów.
  •Od 2029: Podniesienie wymagań do Euro 6 dla diesla i benzyny, z możliwością dalszego zaostrzenia w kolejnych latach.
  •Dla pojazdów elektrycznych i hybrydowych: Zwolnienie z ograniczeń, co dodatkowo promuje ich zakup.
  2.Uwzględnienie pojazdów zabytkowych i specjalnych:
Pojazdy historyczne i specjalistyczne (np. maszyny budowlane) powinny mieć możliwość uzyskania wyjątkowego pozwolenia na wjazd.
  3.Wsparcie dla właścicieli starszych pojazdów:
  •Programy dopłat do wymiany samochodów na mniej emisyjne.
  •Rozwój infrastruktury transportu publicznego i sieci Park & Ride, aby mieszkańcy mieli alternatywę dla jazdy autem.

Okres 5-letniego wyłączenia dla mieszkańców Krakowa spod wymogów SCT jest 
rozsądnym kompromisem, ale może wymagać pewnych modyfikacji, aby skuteczniej 
odpowiadać na potrzeby mieszkańców i cele ekologiczne. Oto kilka rekomendacji, które 
mogłyby usprawnić to podejście:

Alternatywne propozycje:
  1.Stopniowe skracanie okresu wyłączenia:
  •Pierwsze 3 lata: pełne zwolnienie z wymogów SCT dla mieszkańców.
  •Po 3 latach: wymaganie spełnienia minimum normy Euro 3 dla benzyny i Euro 4 dla 
diesla.
  •Po 5 latach: pełne wprowadzenie wymogów SCT dla wszystkich.
Argument: Stopniowe skracanie daje mieszkańcom czas na adaptację i planowanie 
wymiany pojazdu.
  2.Wsparcie uzależnione od sytuacji finansowej:
  •Wprowadzenie dłuższego okresu wyłączenia (np. 7 lat) dla osób o niższych dochodach.
  •Możliwość uzyskania dodatkowych ulg lub dofinansowania do zakupu pojazdu 
spełniającego wymogi SCT.
Argument: Pozwala uniknąć nierówności społecznych wynikających z konieczności 
wymiany pojazdu.
  3.Ograniczenie wyłączenia tylko do pojazdów użytkowanych na co dzień:
  •Zwolnienie powinno dotyczyć tylko jednego pojazdu na gospodarstwo domowe, który 
jest faktycznie użytkowany (np. poprzez weryfikację ubezpieczenia OC).
Argument: Ogranicza nadużycia i promuje wymianę pojazdów na bardziej ekologiczne.
  4.Wprowadzenie systemu punktowego:
  •Każdy mieszkaniec ma określoną liczbę „dni wolnych” od wymogów SCT, które można 
wykorzystać w ciągu 5 lat.
Argument: Motywuje do ograniczenia wjazdów starszymi pojazdami do strefy.

Wprowadzenie opłaty za wjazd do Strefy Czystego Transportu (SCT) dla pojazdów niespełniających wymogów emisji jest rozwiązaniem, które może być skutecznym narzędziem ograniczenia ruchu i 
zanieczyszczeń, pod warunkiem odpowiedniego zaprojektowania. Oto moja ocena oraz propozycje, jak usprawnić ten system:
Ocena rozwiązania:
  1.Zalety:
  •Elastyczność: Pozwala użytkownikom starszych pojazdów na jednorazowe wjazdy w wyjątkowych sytuacjach (np. wizyta w szpitalu, pilne sprawy biznesowe).
  •Motywacja do zmiany: Opłata stanowi bodziec finansowy do wymiany pojazdu na bardziej ekologiczny lub korzystania z alternatywnych środków transportu.
  •Wpływy finansowe: Zebrane środki mogą być przeznaczone na rozwój transportu publicznego, infrastruktury rowerowej lub programy wsparcia dla mieszkańców.
  2.Wady:
  •Ryzyko nierówności społecznych: Opłata może być bardziej uciążliwa dla osób o niższych dochodach, które nie mają możliwości wymiany pojazdu.
  •Potencjalne nadużycia: Jeśli opłata jest zbyt niska, istnieje ryzyko, że mieszkańcy będą korzystać z niej regularnie zamiast zmieniać nawyki transportowe.
  •Trudności w egzekwowaniu: Skuteczna kontrola przestrzegania zasad wymaga rozbudowanego systemu monitorowania (np. kamer rozpoznających tablice rejestracyjne).
Propozycje ulepszeń:
  1.Dynamiczne stawki opłat:
  •Wyższe opłaty w godzinach szczytu i w obszarach o największym natężeniu ruchu.
  •Niższe opłaty w godzinach nocnych lub na obrzeżach SCT.
Argument: Skuteczniej ograniczy ruch w najbardziej problematycznych godzinach i lokalizacjach.
  2.Maksymalny limit wjazdów na opłatę:
  •Ograniczenie liczby dni w miesiącu, w których można zapłacić za wjazd niespełniającym wymogów pojazdem.
Argument: Utrudni regularne korzystanie z opcji „płatnego wjazdu” i zachęci do alternatyw.
  3.Preferencje dla mieszkańców o niskich dochodach:
  •Możliwość uzyskania zniżki lub limitu darmowych wjazdów rocznie dla osób o trudnej sytuacji finansowej.
Argument: Zmniejszy obciążenie finansowe dla najbardziej narażonych grup społecznych.
  4.Celowe wykorzystanie środków z opłat:
  •Przeznaczenie dochodów na konkretne projekty, takie jak dofinansowanie elektrycznych autobusów, budowa parkingów Park & Ride lub programy wymiany starych pojazdów.
Argument: Transparentność i konkretny cel zwiększają społeczną akceptację dla systemu.
  5.Stopniowe zwiększanie stawek:
  •Początkowo opłaty mogą być niższe, ale stopniowo rosnąć w kolejnych latach, aby dać czas na dostosowanie się użytkowników.
Argument: Ułatwi adaptację do nowych przepisów.

Ocena obecnych wyjątków:
  1.Mieszkańcy Krakowa: Zwolnienie z ograniczeń przez pięć lat daje czas na dostosowanie się do nowych przepisów. Jednakże, zbyt długi 
okres może opóźniać osiągnięcie celów ekologicznych.
  2.Pojazdy specjalne: Pojazdy z adnotacją “specjalny” w dowodzie rejestracyjnym, takie jak dźwigi czy kampery, są zwolnione z ograniczeń. 
Jest to uzasadnione ze względu na ich specyficzne funkcje i ograniczoną liczbę.
  3.Pojazdy historyczne/zabytkowe: Zwolnienie dla pojazdów historycznych i zabytkowych, z ograniczeniem do 50 dni w roku, pozwala na ich 
okazjonalne użytkowanie, co minimalizuje wpływ na środowisko.
  4.Organizacje non-profit i kościelne: Wyłączenie do 30 czerwca 2028 r. dla pojazdów zarejestrowanych na organizacje non-profit oraz 
kościelne osoby prawne uwzględnia ich rolę społeczną, ale może budzić kontrowersje co do równości traktowania.
  5.Osoby z niepełnosprawnościami: Wszystkie pojazdy oznakowane kartą parkingową osoby z niepełnosprawnością są zwolnione z 
wymagań SCT, co jest istotne dla zapewnienia im mobilności.

Propozycje dodatkowych wyjątków:
  1.Pojazdy służb publicznych: Chociaż domyślnie mogą być zwolnione, warto jednoznacznie uwzględnić pojazdy służb takich jak policja, 
straż pożarna, pogotowie ratunkowe czy służby komunalne, aby uniknąć wątpliwości.
  2.Pojazdy dostawcze małych przedsiębiorców: Małe firmy mogą mieć trudności z szybką wymianą floty. Czasowe wyłączenie lub wsparcie 
dla nich mogłoby złagodzić skutki ekonomiczne.
  3.Pojazdy rolnicze: Rolnicy dostarczający produkty do miasta mogliby zostać objęci wyłączeniem, zwłaszcza jeśli ich działalność jest 
sezonowa.
  4.Pojazdy osób starszych spoza Krakowa: Osoby powyżej określonego wieku (np. 70 lat) mieszkające poza Krakowem, które rzadko 
odwiedzają miasto, mogłyby mieć ograniczoną liczbę wjazdów rocznie.

1.4.25 20:51:50 SCT powinna obejmować tylko część Starego Miasta, najcennieszą, w ramach tzw. 2 obwodnicy, Stare Miasto, do Wawelu. Jest to niepoważne. Bo szpitale są w całym mieście. Np. Szpitale w okolice Kopernika, Strzeleckiej, w Hucie czy na Prądnickiej i czy one 
również będą w tym wyłączonym obszarze? Co z sytuacjami nagłymi - osoba jadąca do szpitala myśli o ratiwaniu życia czy zdrowia, a 
nie wniesieniu opłaty. 

Mieszkańcy miasta nie mogą ponosić kosztów pomysłów polityków. Pieniądze z KPO 
powinny być przeznaczone na dofinansowanie do wymiany samochodów.

Nie do weryfikacji. Miasto nie ma takich narzędzi. Oczywiście można to wprowadzić, ale system opłat musi być prosty i przejrzysty. Chciałbym bardzo się dowiedzieć co sprawia, że 30 letni stary kopcący diesel jest uprzywilejowanym i będzie sobie bez problemu wjeżdżał, 
a inne samochody nie? Służby, uprzywilejowane osoby rozumiem, ale zabytkowe na jakiej podstawie? To jest jawna niesprawiedliwość i nie 
równe traktowanie ludzi. 

1.4.25 20:52:33 granice starego miasta obwodnica nie jest w pełni gotowa to którędy mamy jeździć bzdury to jest faworyzowanie jednej grupy i prowadzi do skłócenia ludzi szukają kasy bo brakuje na wszystko żadnych różnic 
1.4.25 20:52:47 Cały Kraków powinien być objęty SCT. Cały Kraków powinien być SCT. E4, auta 10 letnie. Jest ok. Słabo. Nie chodzi o pieniądze, ale o zdrowie mieszkańców. Zdrowie mieszkańców jest i winno być priorytetem, wprowadzenie SCT to nie fanaberia, ale koniecznosc. 
1.4.25 20:53:54 Ograniczyć do obrębu Plant Wszystkie szpitale, przychodnie, przedszkola, szkół i uczelnię, urzędy np US ZUS, UMK, U województwa i wszystkie miejsca usług 

publicznych
Wymagania są za ostre, przesunąć o co najmniej 10 lat, aby ludzie mieli szansę zarobić na nowy samochód Proponuję 15 lat aby krakowianie mogli zarobić na nowe auto Źle, bogaty może więcej, a od opłaty powietrze nie będzie czystsze Samochody emerytów do ich śmierci bo nie będzie ich stać na wymianę auta

1.4.25 20:54:33 Tylko w obrębie Plant Cały Kraków wolny wjazd dla wszystkich bez żadnych dodatkowych stref zakazu wjazdu Stop eko terrorowi żadnych zakazów wjazdu dla samochodów Żadnych zakazów wjazdu dla samochodów spalinowych! Żadnych zakazów wjazdu dla samochodów spalinowych Żadnych zakazów wjazdu dla samochodów spalinowych. Zakaz tylko dla urzędników magistratu 
1.4.25 20:59:20 Wprowadzenie tzw strefy czystego transportu to z założenia chybiony pomysł. W Krakowie i okolicach nie ma realnego problemu z zanieczyszczeniem powietrza powodowanym przez pojazdy. Jak na dłoni 

widać to było w 2020 w czasie lockdownu. Ruch praktycznie zamarł a wyniki PM10 i PM2,5 pozostały na tym samym poziomie.
Tu tak naprawdę nie chodzi o czyste powietrze tylko realizację unijnej utopii o tzw neutralności klimatycznej.

Czemu akurat te? Czy np pacjenci onkologiczni z Grancarskiej są gorsi od tych leczących się w CMUJ. Wymiana generacyjna pojazdów dokonuje się w sposób naturalny. Wystarczy spojrzeć na archiwalne zdjęcia i zobaczyć czym społeczeństwo jeździło powiedzmy w 2000r.
Dodatkowo normy dla SCT ustalono tak żeby maksymalnie pognębić właścicieli diesli. W Praktyce za 5 lat do SCT nie wjadą „aż 12 graty”. Teraz proszę sobie to zestawić z danymi 
dotyczącymi średniego wieku pojazdów na naszych drogach.

To pytanie jest cyniczne z założenia. Wystarczy IQ nieco wyższe od temperatury 
pokojowej zeby przejrzeć ten iście „napoleoński” plan - chodzi tylko o to, żeby delikatnie 
mówiąc nie zdenerwować wyborców przed wyborami. A po Miszalskim choćby potop…

Ludzcy Panowie, po rękach całować normalnie i krzyżem w kościele w podzięce leżeć. Odpowiedz w zasadzie jak wyżej. 

1.4.25 21:00:45 Uważam, że dojazd do każdego szpitala powinien być wyłączony ze Strefy. W sytuacjach nagłych nie ma czasu na czekanie. Samochody mieszkańców Krakowa powinny być wyłączone bezterminowo dopóki 
miasto nie zaproponuje wymiany samochodów za darmo.

Bez sensu. Mieszkańcy płacą podatki. W takim razie zlikwidujmy podatki od nieruchomości, garaży itp. Wtedy takie rozwiązanie ma sens. Proponuję wjazd dla niepełnosprawnych i ich opiekunów.

1.4.25 21:03:37 Należy ją zlikwidować. Ten okres powinien być 20-letni. 5 lat to zbyt mało czasu dla niektórych rodzin, aby 
zmienić samochód.

To kolejne opodatkowanie mieszkańców. Nie zgadzam się! Niech założenia strefy obowiązują ludzi, którzy jie są zameldowani na stałe w Krakowie i nie odprowqdzają tu podatmów. A od Krakusów 
wara.

1.4.25 21:05:33 Ok, ale należy sprawdzać poziom spalinowy dla samochód pow 10 lat Ze względu na wielkos emisji nie, w pozostałych przypadkach opłata godzinowa
1.4.25 21:08:42 SCT powinna obejmować najwyżej Obszar Rynku Głównego Co z dostępem do innych szpitali? Do każdego powinna być możliwość dojazdu. Krakowianie powinni być zwolnieni z wymogów sct permanentnie i na zawsze. Buisness! W rozumieniu autora uchwały, "brudny" diesel nie szkodzi mojemu zdrowiu, jeśli zapłaci miastu? Farsa! Dlaczego kościelne osoby prawne są zwolnione z obowiązywania sct? Przecież nie są opodatkowane, zatem nie zapewniają dochodu do 

budżetu miasta!

Co po 5-ciu latach?
1.4.25 21:10:47 Żadnej strefy Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Chodzi o kasę czy ekologię???? Nie



1.4.25 21:11:02 Jesli już musi być, to powinna objąć dzielnicę nr 1. Objęcie stricte dzielnic mieszkalnych to dyskryminacja pod względem finansowym. W pozostałych dzielnicach powinienna obowiązywać strefa parkowania dla 
osób spoza Krakowa, aby ograniczyć ich wjazd do Krakowa. 

Przecież to absurd. W jaki sposób zamierzacie Państwo kontrolować, czy ktoś jedzie do szpitala, czy w inne miejsce. Aberracją jest dopuszczenie samochodzów typu SUV, które spalają np. 10 l/100 km (zob. bmw X5), ale spełniają normy przyjęte w STC, a wyłączenie wjazdów niespełniających norm 
EURO4/starszy rocznik (np fiat punto II ze spalaniem ok. 6l/100 km). 

Jeśli ograniczenia mają wejść w życie to powinny one wyłączyć z poruszania się samochody najbardziej paliwożerne. Ograniczenia mogłyby również objąć pojazdy o dużych gabarytach 
(suv, jeep itd), które zajmują większą powierzchnię parkingową. Takie rozwiązania już funkcjonują w Europie. Wyłączenie poruszania się dużych pojazdów jest tym bardziej uzasadnione, że 
nie na emisji kończy się troska o środkowisko. Większy pojazd to większa ilość plastiku, złużycia metali itd. 

Ograniczenia bazujące tylko na normach EURO, to de facto uderzenie w najuboższych, który posiadają jeden samochód przez co najmniej kilkanaście lat lub kupują używany, co również 
ogranicza emisję. Wprowadzenie SCT w zaproponowanym charakterze w rzeczywistości napędza rynek samochodzowy, ponieważ zmusi osoby do wymiany sprawnych pojazdów (których 
będzie na to stać), a zatem skutek będzie odwrotny do zamierzonego. Ponadto samochody, które mogłby pojezdzić jeszcze co najmniej kilka lat będą oddawane na złom (większa ilość 
opadów)

Mieszkańcy nie powinni być objęci SCT w ogóle. Należałby zapytać - jaki jest cel opłaty. Znów dopuścimy do ruchu pojazdy będące własnością osób, które będą mogły sobie pozwolić na poniesienie opłaty, a wykluczymy osoby mniej zamożne? SCT 
nie ma na celu realnej ochrony środkowiska, a jedynie wykluczenie pojazdów osób, których nie stać na nowy pojazd lub na kupno samochodu kilkuletniego. 

Dlaczego pojazd zabytkowy miałby prawo wjechać do SCT, a "zwykły" pojazd niespełniający norm nie? Wyłączenie nie jest racjonalne. 
Podobnie z kamerami. Czym jest spowodowany wyjątek dot. parafii czy organizacji non profit? Należy zauważyć, że ustanowienie 
organizacji non profit nie jest problematyczne, co otwiera pole do nadużyć.  Ze SCT powinni być wyłączenie wszyscy mieszkańcy Krakowa O 
wyłączeniu powinien decydować meldunek na terenie miasta.  

1.4.25 21:13:01 Tak zapoznałem się i uważam że nie należy jej zmieniać Nie mam opinii, ale to straż miejska powinna podchodzić do ograniczeń i wyjątków podchodzić ze zrozumieniem potrzeb. Generalnie uważam że regulacje są potrzebne Bez wyjątku wszytkie auta powinny być objęte zakazem rownież te należące do 
mieszkańców 

Genialnie pod warunkiem że opłaty będą bardzo wysokie Bez sensu - nie powinno być wyłączeń

1.4.25 21:24:21 Euro 5 od 2030 nie zdążymy wymienić taboru ciężarowego na euro 6 do 2030 za duże koszty musimy zlikwidować działalność prowadzona od ponad 20 lat czeka nam bieda z nędzą Od 2030 ele samochody Euro 5 nie euro 6 .samochody Euro 7 to nowe samochody mało 
kogo na takie stać większość samochodów to auta powyżej 10 lat

Jeśli wersie strefa dla prowadzących działalność wykorzystujących tabor samochodowy to proszę o dotacje 

1.4.25 21:26:16 Zapoznałem się. Proponuję podzielenie miasta na dwie strefy. Np rynek i najbliższe ulice to rygorystyczna strefa a reszta miasta do granic wprowadzić ograniczenie ale nie tak rygorystyczne jak podano. Np 
diesel euro 4 czy 2006 r może wjechać bez jakichkolwiek opłat

Do rynku wjazd dieslem z euro 6 lub po 2014 roku. 
Do reszty miasta diesel euro4 lub młodszy niż 2006 rok. Benzyna od 2000r

Może tak być ale musi to obowiązywać również aut spoza krakowa jeśli były 
zarejestrowane przed wejściem sct. Wjazd bez żadnych opłat

Opłaty za wjazd nie mogą zostać wprowadzone… Auta zarejestrowane przed wejściem sct powinny być dopuszczone do wjazdu bez opłat zarówno dla krakowian jak i przyjezdnych.  Nie 
można dyskryminować kogoś kto ma auto z 2012 r euro 4 czy euro 5 z dpf w pełni sprawne. Auta z lat 2008-2014 to bardzo dobre 
oszczędne samochody. Dużo ludzi dojeżdża do pracy do krakowa nawet z dalszych odległości np z nowego targu i ma właśnie takie 
samochody np skoda octavia 1.6 tdi paląca 4-5 l na 100km.  I ktoś nagle ma płacić 500 zł albo zmienić samochód? Nie można tak zrobić

1.4.25 21:26:59 NIE DLA SCT! NIE DLA SCT! NIE DLA SCT! NIE DLA SCT! NIE DLA SCT! NIE DLA SCT!
1.4.25 21:28:49 Uważam, że SCT powinna się ograniczyć do I obwodnicy Krakowa. Uważam, że ważnymi miejscami są oddziały onkologii przy Lubicz i Garncarskiej, gdzie dojeżdżają osoby chore. Jeśli ogranicza się do 

nich dojazd może warto wyprowadzić te ośrodki poza granicę Krakowa.
Obawiam się, że w związku z tymi ograniczeniami zostanie wykluczonych wiele osób pracujących w Krakowie a zamieszkałych poza miastem. Weźmy np. kierowców MPK, wielu z nich mieszka poza 
Krakowem a ich godziny pracy to nieraz 3 lub 4 rano, kiedy to nie kursuje KMK, by móc ich dowieźć do pracy. Bardzo proszę rozważyć ten aspekt.

A co po 5 latach? Miłośnicy pojazdów historycznych muszą wyprowadzić się z Krakowa by móc nimi jeździć? Osobiście jestem miłośnikiem 
dawnej motoryzacji i wobec  tych zamiarów zostaje zmuszony do rozważenia opcji wyprowadzki z miasta które ubóstwiam...jest to przykre 
:(

1.4.25 21:30:38
1.4.25 21:34:29 Zmniejszyć do zera! Miasto powinno być dostępne dla wszystkich a selekcja mieszkańców na biednych i bogatych jest łamaniem podstawowych praw 

gwarantowanych przez konstytucję. 
Zaostrzenie norm względem poprzedniej propozycji jest formą naplucia nam w twarz. SCT nie powinna być wprowadzona wcale. To jawne przyznanie się do tego, o co tak naprawdę wam chodzi. Chodzi Wam o pieniądze, nie o dobro mieszkańców. Nigdy nie chodzi Wam o dobro mieszkańców.... Dlaczego w ankiecie nie wspominacie że wyłączenie dla aut zabytkowych jest tylko 50x w roku? Taki tam drobny szczegół prawda? Jak 

chcecie monitorować kto i czym wjeżdża do miasta? Jak to się ma to rodo? Może warto zapytać mieszkańców co myślą o ich 
permanentnym monitorowaniu ich przez kamery i śledzeniu każdego ich ruchu? PRECZ Z SCT, PRECZ Z ŁUKASZEM FRANKIEM!!!!!!!!! Nie 
oddamy wam tego miasta! 

1.4.25 21:34:34 Żadnych granic. To ograniczanie wolności obywateli Tak naprawdę w Krakowie wysoko emisyjnych aut jest coraz mniej. Nie chcemy SCT w Krakowie!!!! Zdecydowanie nie. To ograniczanie swobody obywatelskiej Jest to ograniczanie swobody przemieszczania się. Nie dla SCT w Krakowie!
1.4.25 21:35:12 Należy ją wyrzuć do kosza a nie zmieniać.

A jeśli jakimś sposobem miała by zostać to kryterium powinno być emisja CO2 na kilometr a nie normy euro. Coś co ma silnik V8 i wydala 260g/km wjedzie a silnik 1.2 wydalajacy 140g /km nie wjedzie. 
Himalaje hipokryzji 😒

Żadnych chorych ograniczeń które nic nie wnoszą, poza segregacją na biednych i bogatych Kryterium wjazdu, jeśli już ten absurdalny pomysł jednak będzie realizowany powinna być ilość CO2 emitowana na kilometr. Cała ta ustawa powinna trafić do kosza Denilizm. 
Zapłaci - nie zatruwa powietrza 
Nie zapłaci - zatruwa powietrze 

Do kosza z tymi wypocinami 

1.4.25 21:37:28 Uważam, że powinna obowiązywać wyłącznie w granicach aktualnej strefy zamkniętego ruchu (Stare Miasto, Kazimierz) Uważam, że strefa powinna obowiązywać wyłącznie w granicach aktualnej strefy zamkniętego ruchu (Stare Miasto, Kazimierz). Całą 
pozostałą część miasta nie powinna być w ogóle objęta strefą.

Do strefy powinny mieć prawo wjazd wszystkie pojazdy które przeszły przegląd rejestracyjny w kwestii normy emisji spalin zgodnej ze swoim rocznikiem. Nie można zabraniać nikomu 
użytkowania pojazdu który kupił zgodnie z prawem i zgodnie z prawem zarejestrował i przeszedł przegląd rejestracyjny.

Strefa powinna obowiązywać wszystkich jednakowo. Jeśli twoje auto prawidłowo 
przeszło przegląd w kwestii normy emisji spalin dla swojego rocznika to nie można 
zabronić użytkowania go.

Uważam, że jest to negatywne rozwiązanie.
Pojazd ma spełniać normy emisji dla swojego rocznika i to wystarczy.

Zasady powinny być takie same dla wszytkach. 
Pojazd ma spełniać normy emisji dla swojego rocznika i to wystarczy.
Pojazdy historyczne (z żółtymi tablicami będącymi tego świadectwem) w ogóle powinny zostać wyłączone z jakichkolwiek obostrzeń 
ponieważ są dobrem historycznym.

1.4.25 21:39:02 Kto brudzi powietrze bardziej? Danutka, która śmiga do galerii nowym, żrącym na potęgę paliwo mustangiem, czy Zosia, która zawozi do 
szkoły dzieci starszym, ale ekonomiczniejszym samochodem? SCT to żart, a inne miasta pokazały już, że nijak się ma do jakości powietrza. 
Podzielmy miasto na strefy dla bogatych i biednych - to jedyne, co wprowadza SCT. 

1.4.25 21:45:27 Jestem młodym nauczycielem, lecz kontynuuję studia w innej dziedzinie. Właśnie zastanawiałem się nad zakupem samochodu, by móc 
lepiej godzić pracę (a co za tym idzie płacenie tutaj podatków), jak i studia. Niestety, SCT wymusza na mnie wyrzucenie z siebie dużo 
większej ilości pieniędzy tylko po to, by bez strachu móc dojechać do szkoły, w której pracuję. To miasto miało być moją ziemią obiecaną, a 
coraz częściej widzę, że nie da się tu żyć. Owszem, SCT to tylko drobinka, ale jak to mówią - ziarnka do ziarnka. 

1.4.25 21:47:43 Całe miasto Żadnych wyjątków ZA DŁUGI OKRES WYŁĄCZENIA!!! Max pół roku! BEZNADZIEJNE . Nie dla trucia za kasę!!!! Żadnych wyjątków. Nie chcemy umierać przedwcześnie
1.4.25 21:47:44 Strefy w ogóle nie powinno byc 10 lat Nie, nie będziemy za nic płacić 
1.4.25 21:49:30 Uważam, że w obecnej propozycji są mocno przesadzone. Należy strefę zminimalizować do obszaru, gdzie skutecznie może sprawdzić jej wpływ na poprawę jakości powietrza. Obecny rozmiar odstaje od 

podobnych rozwiązań w krajach Europy Zachodniej. Na palcach jednej ręki można policzyć aglomeracje o tak dużych obszarach SCT (Londyn?). Tylko, że Londyn posiada lepszą komunikację miejską np. metro, 
co jest tylko snem dla Krakowa.

Odpowiedź powyżej odpowiedziała na to pytanie. Można to zrobić biorąc pod uwagę faktyczną zamożność społeczeństwa zdroworozsądkowo. Zadajmy sobie pytanie - jaki jest średni wiek pojazdu w Polsce? Drugie pytanie - jakie pojazdy 
stanowią najmłodszą część parku samochodowego? Służbowe, firmowe i flotowe. Zwykły obywatel porusza się najczęściej starszym pojazdem - nie ze względu na swoje widzimisię, tylko 
ze względu na dochody. Proszę zauważyć, jak w ostatnich latach wzrosły ceny nowych, jak i używanych samochodów. Projekt uchwały, który szczególnie dotyka właścicieli samochodów z 
silnikami wysokoprężnymi wydaje się być mocno krzywdzący. Próba dyskryminowania normy Euro6 w perspektywie czasu jest totalnie oderwana od realnej sytuacji rynkowej. 
Dodatkowo dlaczego rok produkcji 2018 stanowi granicę dla normy Euro6dt. Sam posiadam samochód spełniający normę Euro6 z 2017 roku. Kolega identyczny samochód z 2018 roku z 
tym samym silnikiem i oprogramowaniem również spełniający normę Euro6. Dlaczego ja nie będę mógł w perspektywie czasu wjechać do strefy(2030)? Mimo spełniania identycznych 
norm? Czy to nie jest dyskryminacja? Jestem to w stanie udowodnić odpowiednimi dokumentami. Nie można sobie w dowolny sposób kształtować roczników, które są uprawnione, lub 
pozbawione prawa wjazdu, bo co to ma znaczyć norma, lub wiek. Dlaczego Euro6 z 2016, czy 17 nie wjedzie, a już Euro6 z 2018 wjedzie? Uważam, że granica póki co Euro5 jest absolutnie 
wystarczająca w kwestii emisji NOx. Samochody spełniające normę Euro5 wyposażone są w filtry cząstek stałych, tak więc i emisja PM jest mocno ograniczona. Informuję, jednocześnie, że 
będę domagał się oficjalnego potwierdzenia, że moje stanowisko zostało urzędowo przyjęte, opublikowane i wzięte pod uwagę.  

Uważam, że wyłączenie powinno dotyczyć samochodów już zarejestrowanych przed 
wejściem uchwały (data graniczna), reszta powinna spełniać wymogi dotyczące obniżonej 
emisji. Jak chcecie stwierdzić, że SCT przyczyniła się do poprawy powietrza. Nie każdego 
stać na zmianę samochodu. Proces naturalnej wymiany samochodów powinien dopełnić 
dzieła.  

Chcecie poprawy powietrza (tak twierdzicie), czy wprowadzać kolejny podatek? Bo chyba jedno wyklucza drugie... Uważam, że tego typu zakazy przyczynią się do pogorszenia sytuacji materialnej 
osób pracujących w Krakowie, a takich jest nie mało.

Zabytkowe, historyczne. Specjalne...? Bankowozy Porsche już chyba kiedyś się zdarzały...

1.4.25 21:52:05 SCT powinna obejmować co najwyżej tzw. pierwszą obwodnicę. Jak wyżej Jak wyzej Jak wyżej. I wogóle nie powinna obejmować mieszkańców. Czytli SCT to kolejna maszynka do zarabiania. Brawo !!!! Jak wyżej. 
1.4.25 21:56:59 Strefa jest za duża. Powinna obejmować 2 obwodnicę. Strefa jest za duża. Miasto powinno być otwarte i jak najbardziej dostępne aby wszyscy mieszkańcy również województwa mogli 

korzystać z instytucji tutaj zlokalizowanych.
Mniejsza strefa obejmująca centrum miasta. Wjazd dla samochodów z normą euro 4 i nowsze. Reszta miasta dostępna dla samochodów z Euro 2

Są to rozwiązania z zachodniej Europy gdzie dziś spotykamy nawet przypadki wycofywania się z ograniczeń stref czystego transportu, np Karlsruhe

Mieszkańcy nie powinni być zupełnie dotknięci SCT. Żadnych ograniczeń dla 
mieszkańców którzy płacą tutaj podatki.

Jestem za.

1.4.25 21:58:52 Usunąć pomysł Cały Kraków dostępny dla każdego auta Brak wymagań, zablokować dostęp do parkingu tym wszystkim suvom co tylko korkują miasto, bo ktoś sobie rekompensuje rozmiar Zablokować na 5 lat ten pomysł i zmienić go na delegalizację aut typu suv Zły pomysł, usunąć całość 
1.4.25 22:01:53 Park and Ride na Czerwonych Makach Standard niemiecki tzn. Euro 3 zarówno dla samochodów jeżdżących na benzynę i ropę. Jeżeli auto mieszkańca nie spełnia normy w momencie wprowadzenia strefy to powinien 

on mieć prawo wjazdu, do momentu wyrejestrowania samochodu. Kolejny pojazd jaki 
kupi musiałby spełniać odpowiednie normy.

1.4.25 22:07:18 Powinna obejmować tylko dzielnice centralne miasta Wszystkie szpitale Wszystkie pojazdy wyprodukowane po 2005 roku bez  względu na rodzaj paliwa bo nie każdego stać na nowe auto 10.lat dla Krakowian Ok Emeryci
1.4.25 22:07:26 Ograniczenie strefy do ścisłego centrum miasta ( w granicach I obwodnicy) z wykluczeniem jej mieszkańców. Dojazd do punktów zdrowia (np szpitale/ ośrodki zdrowia/ ośrodki opieki dziennej) budynku użyteczności publicznej powinny być 

dozwolone dla wszystkich bez względu na to czym się poruszają. 
Zostało zaproponowane ograniczenie praw posiadania auta dla mieszkańców. Większość zostaje zmuszona do zmiany auta na które po prostu ich nie stać. Każdy mieszkaniec powinien 
poruszać się czym chce i gdzie chce. 

Mieszkańcy powinni być wyłączeni z wymogów i poruszać się autami na jakie ich stać i 
jakie spełniają ich potrzeby. 

Zgadzam się z wyjątkiem pojazdów zabytkowych. Dodałabym do listy auta wszystkich mieszkańców Krakowa. 

1.4.25 22:09:12 Nie powinno się w ogóle wprowadzać stref czystego transportu 
1.4.25 22:13:45 Dzielnice centralne - Stare Miasto, Kazimierz, Stare Podgórze.

W przeciwnym wypadku jest to tylko skok na kasę od pojazdów wjeżdżających do Krakowa.
Termin dla krakowian powinien być maksymalnie wydłużony, do 2050.
Brak wyjątku dla studentów.

Za mały obszar.
Nie powinno się zamykać centrum dla samochodów.

Rozmowa powinna dotyczyć polepszenia działania komunikacji miejskiej oraz rozplanowania parkingów, a nie standardów emisji. 15 lat wyłączenia. Skok na kasę. Samochód osobowy nie będzie mógł wjechać do centrum, ale ciężarówka owszem.
Powinno zacząć się od aut ciężarowych i busów.

1.4.25 22:13:48 1 obwodnica centrum miasta Kazimierz ... Zbyt rygorystyczne wymagania od początku istnienia strefy Uważam że to dobry pomysł Psuje idea sct ponieważ nie niweluje zanieczyszczeń a jedynie sprawia że po zapłaceniu można wszystko ...
1.4.25 22:16:29 Euro 6 dla wszystkich samochodów obowiązuje w miastach europejskich i ck najmniej taka norma powinna być wptlriwadxona także w Krakowie. Żadnych wyjątków. Smog samochodowy jest szkodliwy dla zdrowia i każdy powinien 

dostosować się do nowych przepisów. Mieszkańcy mogą jeździć komunikacja miejska lub 
rowerem. 

Nie zgadzam się. Nie chodzi o zarabianie pieniędzy tylko o nasze zdrowie. Proszę zapoznać się chociażby z raportem NIKu na temat szkodliwości tlenków azoru i innych toksycznych substancji. Żadnych wyjątków!!!

1.4.25 22:40:45 Fajne macie te lewackie poglądy, ograniczanie wolność ludzi, zmuszacie biednych ludzi do zakupu nowych samochodów, wszystko to w myśl ,,ochrony przyrody”. Zdajecie sobie sprawę z tego, ze to Chiny i 
Stany Zjednoczone najbardziej zanieczyszczają środowisko? Europa, a tym bardziej Polska ma niewielki wpływ na te zanieczyszczenia. Zgodzę się, ze należy dbać o środowisko, ale należy robić to z głowa, i nie 
kosztem obywateli. Zakaz samochodów spalinowych, zakaz palenia węglem w który Polska jest bogata, co będzie następne? Jedno jest pewne ktoś na tym skorzysta, i nie będzie to Polska a tym bardziej jej 
obywatele. Opanujcie się puki na to czas, pchacie Europę w przepaść. Zachodnie państwa Europejskie, gdzie prowadzona jest głupia lewacką polityka cierpią, duża liczba imigrantów znacznie zmniejszyła 
bezpieczeństwo, wzrosła przestępczość. Wszystkie te środowiskowe ograniczenie sprawiają, ze Europejskie gospodarki rozwijają się coraz gorzej. Chiny oraz inne państwa coraz bardziej nam uciekają w wyścigu 
gospodarczym. Pchacie Europę ku zagładzie, pchacie Polskę ku zagładzie. 
Pamiętajcie o swoim pochodzeniu, tradycjach, oraz o obywatelach, dzięki któremu i w ich imieniu sprawujecie władze. Urzędnicy zaślepieni chęcią wzbogacenia się, mogą doprowadzić państwo Polskie do 
upadku, tak jak kiedyś zrobiła to Szlachta. Jest to oczywiście wizja dalekiej przyszłości, ale należy wziąć to pod uwagę, skoro chcecie tak dbać o środowisko dla przyszłych pokoleń, to zadbajcie również o silne i 
niezależne Państwo Polskie. W tych trudnych czasach wybierzcie to to słuszne, a nie to co łatwe.

Uważam, ze cały Karków powinien być obszarem gdzie można przemieszczać się bez żadnych ograniczeń. Wydaje mi się, ze Krakowianie mniej potrzebują owego zwolnienia, niż mieszkańcy okolic 
Krakowa. Mieszkając w Krakowie mamy lepszy dostęp do komunikacji, mieszkańcy 
okolicznych wsi natomiast maja większy problem z dostaniem się do Krakowa. Może yo 
właśnie im przydałby się taki 5 letni okres ochronny, w tym czasie miasto wybudowałoby 
parkingi na obrzeżach miasta, dzięki którym kierowcy by mogli zostawić swoje auto i 
przesiać się w komunikacje miejska która powinna być darmowa skoro ograniczane jest 
przemieszczanie się samochodami. 

Opłata by domknąć budżet, bo marnujcie publiczne pieniądze. Mam nadzieje, ze pieniądze te zostaną przeznaczone na ochronę środowiska, czy chociażby na usprawnienie komunikacji miejskiej, by 
ludzie pozbawieni przez was samochodów mogli jakoś przemieszczać się po Krakowie. 
Skoro odbieracie ludziom możliwość przemieszczania sie samochodami po mniejszość, wprowadźcie darmowa komunikacje, zbudujcie w końcu metro. 
Drugie największe miasto w Polsce nie ma metra, skandal. 

1.4.25 22:42:39 Strefa powinna zostać zawężona do ścisłego centrum Krakowa. Zdecydowana większość mieszkańców uczestniczących w konsultacjach dała jasny wyraz temu, że nie chce SCT w Krakowie. Powinny zostać wyłączone samochody należące do mieszkańców, bez żadnego 
określonego okresu, ostatnio zarejestrowane w momencie wejścia w życie SCT, pod 
warunkiem jej wejścia. Mieszkańcy jasno dali do zrozumienia że nie chcą tej strefy

Kraków jest miastem stołecznym dla regionu Małopolski. Wielu mieszkańców miejscowości sąsiednich dla niego, załatwia tu swoje życiowe sprawy. Wprowadzanie opłat jest zatem wprowadzaniem 
kategoryzowania na lepszych i gorszych. 
Ostatnie dni świąteczne, w których panował znacznie obniżony ruch samochodowy A ZANIECZYSZCZENIE POZOSTAWAŁO NA PODOBNYM POZIOMIE DO DNI ROBOCZYCH pokazuje jasno, że SCT jest 
za dużą szykaną jak dla spodziewanych - minimalnych - korzyści.

Będąc właścicielem pojazdu historycznego wpisanego na wojewódzką listę pojazdów zabytkowych uważam, że zaproponowane 
ograniczenia dla tych pojazdów SĄ NIEDOPUSZCZALNE! Będąc mieszkańcem Nowej Huty i prowadząc na jej terenie aktywną działalność 
przyczyniając się do jej rozwoju turystycznego wykorzystuję w/w pojazd do rozwoju mojej dzielnicy. Przywożeni do niej turyści 
pozostawiają tu swoje pieniądze budują dobrobyt Nowej Huty. Samochód utrzymywany jest we wzorowej kondycji po to aby mógł 
przekraczać rogatki miasta, być może i kilkaset razy rocznie. Powtórzę - ograniczenia do pojazdów zabytkowych są bezpośrednim 
uderzeniem w przedsiębiorców a także fascynatów historii motoryzacji pracujących tymi pojazdami na rzecz i wizerunek całego Krakowa

1.4.25 22:42:50 Powinna być tylko ścisła strefa wokół rynku, a nie cały Kraków! Szczególnie że zzałożenia SCT to tylko drenaż kieszeni a nie rzeczywiste dbanie o środowisko, czrgo przykładem jest zapłata 500 zł i samochód 
staje się już ekologiczny. To czysta kpina

Wszystkie urzędy powinny być dostępne, a że znajdują się niemal w centrum to strefa niech obowiązuje tylko na Rynku Mój silnik spełnia normę euro 5, ale mam wbite euro 4 w mobywatelu. Policjanci w zeszłym roku podczas kontroli spalin stwierdzili że wynik jest dużo lepszy niż powinien być - i to 
powinno być kryterium - badania rzeczywistych emisji a nie papier

to jest dyskryminacja, mój 75-letni tata opiekuje się 95-letnią babcią, przywozi jej 3 razy 
dziennie posiłki i karmi, miałby zakaz wjazdu bo nie jest mieszkańcem Krakowa, a babcia 
tak? I co, każecie kupić takim osobom nowy samochód bo 10-letni diesel niby jest zbyt 
starym samochodem??? 

Jawna kpina, po wpłacie samochód jest już ekologiczny??? Sami sobie wystawiacie świadectwo, że zależy wam tylko na kasie i to jest tylko drenaż kieszeni a nie dbanie o ekologię. Wprowadźcie 
opłatę za wjazd do Krakowa, ale dla mieszkańców Krakowa za wyjazd. Tworzycie, nie waham się użyć tego słowa, jest bardzo właściwe, szczególnie wobec osób starszych - GETTO

jak w punkcie 1,2,3,4

1.4.25 22:46:40 3 lata 
1.4.25 22:48:21 SCT powinna dotyczyć obszaru wewnątrz I obwodnicy miasta. Wszystkie DK i dojazdy do urzędów powinny być wyłączone z SCT. Rok produkcji jest współczynnikiem nic nie wnoszącym do zadań stawianych SCT. Tutaj powinny być uwzględniane tylko normy Euro i ewentualnie data zakupu pojazdu tak by auta 

posiadane od niedawna (ale przed wprowadzeniem SCT) były wyłączone z zakazów.
W kontekście miasta tak mocno zsuburbanizowanego przy jednocześnie tak żenującym 
poziomie komunikacji miejskiej (naprawdę zapraszam szanownych czytaczy do podróży z 
Bronowic do Nowej Huty samochodem i zbiorkomem... porównanie tych środków 
transportu jest dziś MOCNO nie korzystne dla zbiorkomu) jest bezcelowe...

Jeżeli jedyną karą jest kara finansowa to znaczy, że ograniczenie dotyczy tylko biedoty a nie zamożnych.
Takie propozycje należy uznać za dyskryminujące i odrzucać je a nie poddawać pod głosowania.

1.4.25 22:48:35 Ścisłe centrum karowa czyli wszystkie ulice wokół plant. Kraków jest dla mieszkańców każdego statusu finansowego więc nie ma tu możliwości na sensowną odpowiedź Nadawanie norm spalin było zależne od windowania tych norm. Każdy mechanik potwierdzi że różnica między silnikiem euro 4 a euro 6 to powierzchowne zmiany konstrukcyjne które 
niczego nie zmieniają. 

Mieszkańcy powinni mięć dożywotnie prawo poruszania się po mieście póki ich auta się 
przemieszczają. 

Dowód że chodzi dalej o pieniądze a nie ekologię. Może niech SKP się skupi na weryfikacji aut a nie nawet zadbane egzemplarze wrzucać do worka z zajechanymi trupami. Dajcie urzędnikom UMK, klerowi i bliskim znajomym tych dwóch kręgów bo na mieszkańców i ich zdanie się  nie patrzy

1.4.25 22:48:49 Ścisłe centrum Krakowa czytaj rynek i przylegające ulice Wszystkie ulice powinny być ogólnodostępne poza ścisłym centrum wokół rynku Diesle spełniają te same normy co silniki benzynowe więc powinny być traktowane na tych samych zasadach. Silniki wysokoprężne są oszczędniejsze i mniej awaryjne co czyni je bardziej 
ekologicznymi

Mieszkańcy Krakowa powinni być permanentnie wyłączeni ze strefy czystego transportu Rozwiązanie to w żaden sposob nie poprawia ekologii tak jak i strefa czystego transportu. Przestańcie zabudowywać tunele powietrzne deweloperką i spalać węgiel wszędzie na około Krakowa! Wjazd przez 50 dni w roku dla aut zabytkowych i historycznych to absurd. Pojazdy te powinny mieć wyjazd nielimitowaną ilość razy

1.4.25 22:51:50 Taj Kupiłem samochód z norma pod poprzednią propozycje z norma euro 5 codziennie dojeżdżam do pracy spoza Krakowa pracuje jako funkcjonariusz, i nie stać mnie na zakup kolejnego 
nowego samochodu. 

To rozwiązanie powinno dotyczyć osób pracujących na terenie Krakowa. Czysty skok na kasę, zapłacę to jest ok. 

1.4.25 22:53:56 Strefa Czystego Transportu to nic innego, jak zabranie biedniejszym mozliwosci poruszania sie, za to taki Franek, nie dosc ze sluzbowym samochodem, to sobie bedzie jezdzil gdzie bedzie chcial. Zaslanianie sie 
ekologia jest totalnie bzdurne, nie ma z ekologia nic wspolnego.

Strefa Czystego Transportu to nic innego, jak zabranie biedniejszym mozliwosci poruszania sie, za to taki Franek, nie dosc ze 
sluzbowym samochodem, to sobie bedzie jezdzil gdzie bedzie chcial. Zaslanianie sie ekologia jest totalnie bzdurne, nie ma z ekologia 
nic wspolnego.

Strefa Czystego Transportu to nic innego, jak zabranie biedniejszym mozliwosci poruszania sie, za to taki Franek, nie dosc ze sluzbowym samochodem, to sobie bedzie jezdzil gdzie bedzie 
chcial. Zaslanianie sie ekologia jest totalnie bzdurne, nie ma z ekologia nic wspolnego.

Strefa Czystego Transportu to nic innego, jak zabranie biedniejszym mozliwosci 
poruszania sie, za to taki Franek, nie dosc ze sluzbowym samochodem, to sobie bedzie 
jezdzil gdzie bedzie chcial. Zaslanianie sie ekologia jest totalnie bzdurne, nie ma z 
ekologia nic wspolnego.

Strefa Czystego Transportu to nic innego, jak zabranie biedniejszym mozliwosci poruszania sie, za to taki Franek, nie dosc ze sluzbowym samochodem, to sobie bedzie jezdzil gdzie bedzie chcial. 
Zaslanianie sie ekologia jest totalnie bzdurne, nie ma z ekologia nic wspolnego.

Strefa Czystego Transportu to nic innego, jak zabranie biedniejszym mozliwosci poruszania sie, za to taki Franek, nie dosc ze sluzbowym 
samochodem, to sobie bedzie jezdzil gdzie bedzie chcial. Zaslanianie sie ekologia jest totalnie bzdurne, nie ma z ekologia nic wspolnego.

1.4.25 22:55:36 Zapoznałam się z treścią nowej propozycji obszaru Strefy Czystego Transportu  i uważam, że miasto Kraków nie powinno być objęte taką strefą. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego. Nie można dyskryminować właścicieli pojazdu ze względu na wiek samochodu, rodzaj paliwa, pojemność silnika. .  Strefy te są masowo wycofywane w krajach które już je wprowadziły jak np. Niemcy.  
Niekonstytucyjne rozwiązanie godzi zarówno w mieszkańców jak i turystów czy ludzi 
odwiedzających miasto w sprawach biznesowych. 

Takie rozwiązanie jest bez sensu. Jak zapłacę opłatę to nie zanieczyszczę, zrobię to tylko wtedy kiedy nie uiszczę daniny.  Rozwiązane wyklucza się i zaprzecza swoim tezom. Proszę się nie kompromitować.  Takich "wyjątkowych" pojazdów jest mało i nie służą one ludziom (lub rzadko służą) do "życia" czyli 
zarabiania, opieki nad dziećmi i osobami starszymi itp. 

1.4.25 22:56:50 Mieszkam w obrzeżach Krakowa gdzie nie dojeżdża komunikacja, do przystanku mam 
2km. Administracyjnie Kraków- nie mam jak dostać się do pracy komunikacją ponieważ 
nie mam przystanku a łącznym czas dojazdu to 50 minut i 4 przesiadki - gdzie 
samochodem pokonuje ten dystans w 25 minut. Nie stać mnie na nowy samochód teraz 
a bilet na wszystkie linie też jest drogi. Jak mam jeździć do pracy ? Płacę tutaj podatki od 
6 lat a miasto chce zmusić mnie do sprzedaży samochodu. Może wtedy niech będzie 
lepsza komunikacja ? I tańsza i jeżdżąca na czas bo ja nie będę mieć jak dostać się do 
pracy 

Czuję się dyskryminowana takim rozwiązaniem, a mam jeszcze płacić za możliwość wjazdu do miasta ? To na co idą moje podatki ? Może niech miasto mi je odda a ja będę mu płacić za wjazd do 
niego ? 

1.4.25 23:07:03 Cały Kraków powinien nie mieć żadnej strefy. Czyli mieszkańcy Krakowa zostaną poszkodowani, bo mieszkają w Krakowie, a osoby spoza miasta będą mogły bez problemów 
wjeżdżać do miasta (wszystko jedno czy tylko do szpitala)? Nie tak dawno była kampania "płać podatki w Krakowie" i teraz tak uderza 
się w mieszkańców? 

Projekt wprost uderza w rodziny wielodzietne... Nie każdego stać na zakup samochodu 6 czy 7 osobowego z nowszych roczników. A starsze roczniki samochodów wieloocobiwych wg 
projektu za 5 lat po mieście jeździć nie będą mogły... Wystarczy, że rodzina ma 3 małych dzieci, które jeżdżą w fotelikach i posiadając trochę starszy samochód za 5 lat nie będą mogli po 
mieście jeździć w ogóle. Jaka tu polityka prorodzinna? 

Mieszkańcy w ogóle powinni zostać wyłączeni z wymogów, np płacisz podatki w 
Krakowie, sct Cię nie obowiązuje

Kompletnie bez sensu - osoba spoza Krakowa ma mieć możliwość wjazdu po opłacie, a mieszkaniec Krakowa ma wymienić samochód w 2030? Kolejny absurd uderzający w mieszkańców. Mieszkając 
w Krakowie mam ponosić za to karę? 

Bezwzględnie do listy powinny zostać dopisane osoby, które nie są w stanie wymienić samochodu na nowszy (jakieś kryterium 
dochodowe), rodziny z dziećmi i rodziny wielodzietne. 

1.4.25 23:09:27 Granice całego miasta uważam za dobrą propozycję. W kwestii silników BENZYNOWYCH wystarczającym kompromisem jest spełnianie normy EURO 3 (jak zakładał poprzedni projekt). Począwszy od EURO 3 silniki muszą spełniać normy 
emisji HC i NOx.
EURO 4 jedynie te normy zaostrza. Wydaje mi się, że wymóg EURO 4 eliminujący wiele wciąż sprawnych i relatywnie czystych pojazdów jest niepotrzebny a faktycznie trujące samochody 
to te poniżej EURO 3.

Wobec braku informacji o prognozach/symulacjach jaki obostrzenia wobec określonych 
grup (np. mieszkańców) miałyby wpływ ilościowy na zmniejszenie emisji zanieczyszczeń - 
nie mam zdania.

Myślę, że jest to akceptowalny kompromis ograniczający ilość niekoniecznych wjazdów samochodów-trucicieli jednocześnie nie zabraniające tego w sposób bezwzględny co w indywidualnych 
przypadkach mogłoby być zbyt radykalnym ograniczeniem.

1.4.25 23:09:43 Pomysł z wymogiem  euro 6 jest absurdalny .   Euro 5  to granica  gdzie kończy się uzasadnione dbanie o czystoś powietrza a zaczyna napychanie kieszeni zachodnim koncernom które i tak certyfikują pojazdy 
na najnowsze normy czysto teoretycznie co pakazała wielokrotnie praktyka.

obszar strefy jest zdecydowanie zbyt duży. wymóg euro 5 to maksimum które da się merytorycznie uzasadnić to rozsądne podejście  zwłaszcza że większość aut w najgorszym stanie technicznym 
zejst zarejstrowana w innych miejscach.

prawidłowe, nie można całkowicie zabronic komuś wjazdu ze względu na posiadany przez niego pojazd zwłaszcza jeśli jego miejsce zamieszkania tego nie wymaga a jest np. zmuszony do wizyty w 
krakowie przykładowo wezwaniem do sądu .

pojazdy specjalne tak
pojazdy zabytkowe tak
pojazdy posiadające status uprzywilejowanego tak 

wszelkie pozostałe nie.
1.4.25 23:11:31 Brak strefy Euro 3 w zupełności wystarczy Okres powinien zostać wydłużony do 10 lat. Bez sensu
1.4.25 23:13:46 Jedna najmniejsza ulica ,aby zadowolić urzędasów w Brukseli latających bez umiaru samolotami.   Nie zmniejszać przepustowości ulic zamykając część pasów .      W każde miejsce jeżeli potrzebuje odwiedzić rodzinę ,a jest starsza ,schorowana lub niepełnosprawna. Nie emisja Euro a chore ograniczanie przepustowości ulic. Czasem trzeba krążyć zamiast jechać prosto i najkrócej. Mieszkańcy ,wyłączeni do śmierci technicznej zarejestrowanych samochodów lub 

sprzedaży.
Szukanie pieniędzy. Wprowadzić dla mieszkańców korzystanie z pojazdów do śmierci technicznej lub sprzedaży i nie trzeba robić wyjątków.

1.4.25 23:15:22 wogole nie powinno być SCT wogole nie powinno być SCT wogole nie powinno być SCT wogole nie powinno być SCT wogole nie powinno być SCT wogole nie powinno być SCT
1.4.25 23:17:31 Strefa CT powinna objąć ścisłe centrum, Stare Miasto. Kraków nie jest prywatną własnością. Jest dziedzictwem wielu Polaków. I wielu z nich ma tu rodziny do których powinni mieć dostęp 

samochodem. 
Jest to czysta dyskryminacja osób uboższych. Ludzie posiadają starsze auta nie dlatego, że je kochają tylko dlatego, że na nowe ich nie stać. Dyskryminacja osób z innych terenów. A co z pracującymi w Krakowie dla firm które 

płacą CIT w Krakowie? 
Hipokryzja mająca znamiona wyłudzenia. Po opłacie samochód już jest eko? Czyli chodzi o myto i ratowanie budżetu a nie ekologię. 

1.4.25 23:18:08 Starsze auta mimo że spełniają normy są starsze i nie mają tych emisji w dowodach rejestracyjnych np.fiat Seicento Nie mam zdania Nowe suvy wydzielają więcej co2 i maga być w strefie niż state auta które rejestrowano i nie było wtedy tych wymkvkw euro6 i jest to niesprawiedliwe. Każdy mieszkaniec Krakowa powinien podróżować autem jakim chce. Jest to niezgodne z konstytucją i prawach o przemieszczaniu się. Każdy obywatel Polski jest równy i ma prawo się przemieszczać. Jest to niekonstytucyjne.
1.4.25 23:20:19 Nie ma potrzeby zmiany Zgadzam się z zaproponownymi 5 kat to odpowiedni okres na dostosowanie się Będzie  nadużywane
1.4.25 23:24:31 Uważam, że jest to dobre rozwiązanie, lecz miejsca te powinny być wybierane bardzo uważnie, by uniknąć sytuacji, w której ktoś pod 

przykrywką dojechania do szpitala, wjeżdża do SCT nie uiszczając opłaty emisyjnej.
Uważam, że okres ten powinien wynosić maksymalnie 5 lat, nie więcej. Krakowianie 
powinni korzystać przede wszystkim z komunikacji miejskiej. Okres 5 lat jest optymalny, 
by przerzucić się na inny samochód, bądź komunikację zbiorową.
Być może dobrym rozwiązaniem byłoby wprowadzenie Biletu Mieszkańca także na II 
strefę biletową? Wtedy Krakowianie pracujący poza miastem mogliby częściej wybierać 
komunikację publiczną.

Uważam, że jest to bardzo dobry pomysł, lecz środki z opłaty powinny zostać przeznaczone bezpośrednio na cele związane z rozwojem komunikacji miejskiej czy rozwojem zieleni w Krakowie. 
Szczegółowe sprawozdania powinny być publikowane dla Mieszkańców.

Uważam, że jak najbardziej na wyłączenie zasługują osoby niepełnosprawne. Auta należące do Krakowian również muszą spełniać wymogi 
dotyczące emisyjności.

1.4.25 23:24:37 Tylko wokół Rynku Głównego SCT tylko wokół Rynku Głównego !!!! Euro 2 dla benzyny, Euro 4 dla diesla. Samochody zabytkowe/historyczne zwolnione z SCT. SCT tylko wokół Rynku Głównego !!!! Skok na kasę a nie ekologia !!!!! SCT tylko wokół Rynku Głównego !!!!!
1.4.25 23:27:35 Granica SCT max tylko do 2 obwodnicy Krakowa, a najlepiej tylko do 1 obwodnicy. Chce dojechać przynajmniej do 2 obwodnicy. Wszystkie samochody mają prawo jeździć po Krakowie, jesteśmy właścicielami samochodów, a teraz odbiera się nam prawo użytkowania tych samochodów. To jest jakaś kpina z mieszkańców Krakowa i okolicznych mieszkańców. 500 zł miesięcznie ? to chyba jakiś żart, kogo będzie stać na zapłacenie takiej kwoty ? Jestem na NIE dla SCT w Krakowie, do czego mam się odnosić ? Kogo stać na nowy samochód i utrzymanie go w dzisiejszych czasach ?
1.4.25 23:28:43 Powinno to byc tylko centrum jak na zachodzie Powinny byc niższe restrykcje dla samochodow disla. Np 2012 r Nie powinno tego byc. Wynika z niego ze samochody starsze z silnikiem disla beda napedzaly kase.
1.4.25 23:28:47 Strefa czystego transportu to wykluczenie mniej zamożnych mieszkańców. Na mapie Polski czy też świata nic nie zmieni, gdyż to tylko maleńki skrawek planety nic nie znaczący, więc pomysł sct jest bez sensu 

jeśli reszta świata a szczególnie chiny czy usa  będą dalej bez ograniczeń ładować tony zanieczyszczeń w powietrze 
Jeśli już na siłę chcecie wprowadzić SCT to obejmijcie nią tylko ścisłe centrum Krakowa  gdyż nasze miasto jest tak zbudowane że 
nawet blisko centrum są miejsca gdzie zakaz wjazdu starszymi pojazdami będzie stanowił problem np oba stadiony co doprowadzi do 
przeciążonej komunikacji miejskiej w dniach meczowych 

Nie powinna być ona tak drastycznie wprowadzana. Jeśli już to powinna być powoli z roku na rok wprowadzana aktualizacja przykładowo od 2025 samochody po 2005 mogą w jechac i 
tak co roku do góry żeby ludzie mogli na spokojnie zmienić samochody na nowsze 

Jest to za krótki okres czasu jak na tak drastyczne zmiany. Myślę że 10 lat jest to 
optymalny czas żeby dać mieszkańcom czas na zmianę samochodów na nowsze bez 
wywoływania chaosu komunikacyjnego 

Opłata miesięczna to dobry pomysł ale nie tak wysoka jak ta zaproponowana Samochody dostawcze i ciężarowe gdyż na nich opiera się w głównej mierze gospodarka Krakowa 

1.4.25 23:40:18 strefa tylko dla centrum minimum 10 lat
1.4.25 23:48:24 Nie wprowadzać Każde miejsce w KRK jest z jakiegoś powodu ważne i powinno się móc tam dojechać swoim własnym pojazdem Standardy Euro nie są miarodajne jeżeli porównamy pojazdy jakie je spełniają, pojazdy o większej pojemności emitują więcej zanieczyszczeń i mają wyższa klasę niż starsze z mniejszymi 

silnikami, pojazdy też napędzane LPG całkowicie nie są brane pod uwagę jako dużo mniej zanieczyszczające niż spalinowe
Dyskryminacja nie mająca nic wspólnego z ekologia...
Nie mieszkańcy teraz pracują w Kraków lub są w KRK ulokowane instytucje lub urzędy 
państwowe do których mają jako obywatele województwa mieć prawo dojechać swoim 
własnym pojazdem

Skandal 
Ekologia tak ale za opłatą to już można..
Żadnej strefy i opłat.
Płacimy wszyscy juz podatki.

Brak wyjątków będzie stanowił równość wobec prawa.

1.5.25 0:05:24 Całkowite zrezygnowanie ze SCT SCT to cios w najbiedniejszych, powinno się całkowicie zrezygnować z tego pomysłu, zwłaszcza że problem z powietrzem w Krakowie występuje tylko i wyłącznie dlatego, że miasto 
znajduje się w kotlinie i cały ten smog przylatuje z zachodu.

Rezygnacja ze SCT To zwykły skok na kasę zwykłych obywateli którzy i tak na każdym kroku za wszystko już płacą w podatkach. Powinno się zrezygnować z pomysłu wprowadzenia SCT w Krakowie

1.5.25 0:07:45 Granice strefy powinny przebiegać najdalej wzdłuż II obwodnicy Krakowa. Wszystkie miejsca powinny być dostępne dla każdego. Od EURO 3 i wyżej ma znikomy wpływ na środowisko w mieście, nie zależnie od typu silnika. Rozwiązań na lepszą jakość powietrza należy szukać w rozwiązaniu problemu ogrzewania 
okolicznych domów jednorodzinnych pod Krakowem.

Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni z wymogów bezterminowo. Jako maszynka do robienia pieniędzy.

1.5.25 0:14:12 Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.
Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.
Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych.
Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.
W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest czasami stwierdzane 
przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.
Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.
Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero 
w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.
Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.
Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych.
Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.
W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym 
środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest czasami stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu 
rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.
Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 
Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z 
dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.
Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu.  
Przede wszystkim minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.

 Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nigdy nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, 
gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść 
przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów 
nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
 norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi 
powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.
Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.
Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).
Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. Przy tym SCT promują pojazdy elektryczne (obok napędzanych 
gazem ziemnym i wodorowych, których praktycznie nie ma na rynku, tylko one na pewno – przy obecnym kształcie ustawy – będą mogły 
wjeżdżać do stref), które – biorąc pod uwagę proces ich produkcji, eksploatacji (w tym produkcji prądu – w dużym stopniu z paliw 
kopalnych) i utylizacji – wcale nie są przyjazne dla środowiska.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

1.5.25 0:20:32 Strefa tylko w ścisłym centrum, w okół Plant Samochody od rocznika 1998 powinny być wpuszczane bez zbędnych ograniczeń, norma emisji spalin pojazdów ma znikomy wpływ ba jakoś powietrza na terenie miasta. Wpływ na jego 
jakoś mają zabudowa miasta oraz spaliny z pieców węglowych gmin ościennych. 

Żadnych ograniczeń dla kogokolwiek. Czyli po wniesieniu opłaty nie będą już szkodziły miastu? To po co w ogóle ten cały cyrk ze strefą? Lepiej nie robić żadnej strefy tylko od razu ściągać od ludzi podatek za wjazd, będzie łatwiej, 
szybciej i efektywniej.

1.5.25 0:22:33 3 lata wyłączenia i nie więcej. Ok, ale musiała taka opłata być bardzo wysoka.
1.5.25 0:23:22 Wsadźcie sobie tą strefę we własną ****, jest ona nonsensem a jej jedynym efektem będzie większy obrót sprzedawców samochodów które się szybciej psują i są droższe w serwisie.  Rzeczywista walka o 

czystsze powietrze polegałaby na finansowaniu transportu publicznego. Wówczas ludzie sami by wybierali komunikację publiczną rezygnując z samochodów.  to co proponujecie to jest zwykły podział klasowy 
na bogatych i biednych nie mający nic wspólnego z czystym powietrzem..

To co proponujecie to jest zwykły podział klasowy na bogatych i biednych nie mający nic wspólnego z czystym powietrzem, konkretne 
miejsca są głupim rozwiązaniem, bo to co ważne będzie mogło być nadużywane i w praktyce odetnie dostęp potrzebującym. ktoś kto 
to wymyślił jest pozbawionym wyobraźni kretynem. Tak samo jak głupie było wprowadzanie płatnych stref parkowania i potem 
rozrost tego raka, bo wszyscy parkowali na obrzeżach strefy i koniec końców samochodów parkuje tyle samo , tyle że ktoś zarabia na 
parkometrach  - a  przy okazji ludzie pracujący w ich obsłudze i kontroli nie działają produktywnie dla gospodarki, tylko przeżerają 
urobek gospodarki krajowej. SCT to jest pomysł dodatkowej administracji, miejsce na dodatkowe machlojki i przekręty i kolejną oazę 
utraty produktywności gospodarczej kraju.

od roku 1996 wszystkie auta muszą posiadać elektroniczny moduł sterujący mieszanką i zestaw czujników takich jak sonda lambda, przepływomierz i wtryskiwacze o regulowanym czasie 
otwarcia i albo EGR, albo odrębną regulację zaworów wydechowych poprzez drugi wałek rozrządu albo dodatkowo wariator  - dlatego w praktyce emisje wszystkich silników benzynowych 
po 1996 są bardzo niskie - ustalanie arbitralnego roku 2005 nie ma żadnego sensu poza tym że komuś nie mającemu pojęcia o inżynierii się wydawało że akurat taki a nie inny rocznik coś 
tam wnosi....  co do diesli sytuacja jest jeszcze ciekawsza bo 2/3 aut po 2005r z tego co się porusza po drogach ma zmodyfikowany program i emisje znacznie gorsze niż starsze silniki..... a 
dopuszczanie do ruchu akurat takich aut jest po prostu głupotą, nonsensem który dobrze wygląda tylko w durnym łbie jakiegoś niedouczonego urzędasa .

to jest rozwiązanie idiotyczne bo połowa Krakowian w praktyce jest zameldowana gdzie 
indziej bo wynajmuje mieszkania etc.  a utrudnianie najbiedniejszym życia w Krakowie to 
coś na co mógł wpaść tylko bardzo złośliwy człowiek. Ja sam związany jestem z 
Krakowem od 20 lat i regularnie go odwiedzam czuję się Krakusem ale meldunek mam 
gdzie indziej, za każdym razem jak ktoś próbuje dzielić Krakowian na lepszego i gorszego 
sortu coś się we mnie gotuje. Takie podziały i dyskryminacja na tle meldunkowym 
zakrawają na łamanie konstytucji.

kolejne słabe rozwiązanie  pokazujące hipokryzję całego mechanizmu wykluczenia społecznego i tego że wcale nie chodzi o czyste powietrze ale od biedy dający przynajmniej jakiś rodzaj możliwości 
osobom posiadającym starsze auto...  jestem przeciwnikiem SCT w całej rozciągłości.

pojazdy benzynowe od 1996 r są zwyczajnie ekologiczne, podobnie jak te zasilane LPG a arbitralne ustawianie roku 2005 nie ma żadnego 
uzasadnienia technologicznego, jest wymysłem wyssanym z palca, a jedyne uprawnione jednostki aby nie wypuszczać auta na drogę to 
stacje kontroli pojazdów.. Nonsens waszej propozycji SCT polega na tym, że 90% ruchu po mieście należy do samochodów mieszkańców 
niezależnie od tego czy jest to sformalizowane czy nie, a wy idiotycznie te 90% chcecie wyłączyć z własnych przepisów.  kretyńskie 
rozwiązanie które jedyne co wprowadza to podział społeczeństwa na kombinatorów , bogatych i swoich  oraz drugą grupę która będzie z 
założenia gorsza. To - co należałoby zrobić aby poprawić w Krakowie czystość powietrza to zadbać o istnienie kanałów powietrznych i 
zabronić ich zabudowywania  oraz tak rozłożyć lokalne daniny aby transport publiczny był wolny od opłat - wówczas problemu z 
nadmiarem aut zwyczajnie nie będzie.  samo rozliczanie się w Krakowie z podatku powinno uprawniać do darmowego transportu 
publicznego  a dla turystów opłata klimatyczna powinna to zawierać.  Na koniec najwięksi truciciele wcale nie biorą się z dróg.... ale jeśli ich 
tam szukać - to byłyby to busiki kurierów - których zapewne wyłączycie z kontroli  , busiki jeżdżące do różnych Krzeszowic i reszty wiosek 
podkrakowskich , busiki dieslowskie które niejednokrotnie nawet nie mają hamulców, a pochodza z lat 70 , 80 - ale żeby je wyeliminować z 
obiegu nie trzeba utrudniać życia wszystkim innym ludziom a jedynie wywrzeć presję na kontrole policji która w Krakowie jest bandą 
nieudaczników i nierobów.

1.5.25 0:54:36 Rynek ściśle centrum Urzędy, ośrodki zdrowia Rok produkcji, norma euro są bezsensowny punktem odniesienia. Powinna być brana pod uwagę rzeczywista emisja każdego samochodu. Auto starsze-nie znaczy że kopci i emituje więcej 
niż z proponowaną normą euro.

Kto ma w tym interes? Ja się pytam. W ostateczności. Już nie ma innego pomysłu na zasilenie kasy miasta? Osoby niepełnosprawne ruchowo, osoby w podeszłym wieku dla których samochód często daje jedyną możliwość wyjścia z domu. 

1.5.25 1:15:37 Należy ją ograniczyć do jednej, najmniej uczęszczanej przez samochody ulicy na starym mieście. Byłoby miło jakbyście przestali prześladować kierowców, zaczynając od likwidacji idiotycznych zwężeń, pasów rowerów wydzielonych na ulicach, z których nikt nie korzysta oraz 
dyscyplinarki dla całego zarządu Zikitu za działanie na szkodę społeczeństwa. Ale na co ja liczę...

Powinno zostać wydłużone do czasu aż obywatele odwołają władze działające na szkodę 
tychże obywateli

To tylko potwierdza wasze zamiary - strefa wolna od biedy i prześladowanie biedniejszych mieszkańców przez elity oderwane od rzeczywistości

1.5.25 1:22:18 Absolutnie strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko i wyłącznie do płyty Rynku Głównego oraz placu żydowskiego na Kazimierzu. Do każdego ośrodka dla seniorów czy to państwowego czy prywatnego powinna być możliwość dojazdu każdym samochodem. Z ograniczeń strefy powinny być całkowicie wyłączone samochody osób starszych powyżej 65 roku życia. Poruszanie się nimi z seniorem, po seniora (np. Odbiór z placu żydowskiego) czy 
poruszanie się nimi przez seniora powinno zostać całkowicie wyłączone z ograniczeń. 

Uważam że 5 lat to zdecydowanie za krótki okres czasu. 10-15 lat jak najbardziej. Nie ograniczy to zanieczyszczenia powietrza ale wzbogaci kasę miasta. Przynajmniej 1 plus. Jak wyżej - seniorzy. Samochody prowadzone przez seniorów, wiozące seniorów lub jadące po odbiór. Firmy transportowe z samochodami 
zarejestrowanymi w krakowie, odprowadzające podatki w krakowie powinny być zwolnione, rodzice dzieci niepełnosprawnych , dzieci z 
zaburzeniami np. Autystycznymi również powinny być wyłączone. Dla takich dzieci zmiana środka transportu na publiczny lub taxowke jest 
bardzo trudne a czasami wręcz niemożliwe. 

1.5.25 1:47:01 Jestem przeciwko Strefie Czystego Transportu Jestem przeciwko Strefie Czystego Transportu Jestem przeciwko Strefie Czystego Transportu Jestem przeciwko Strefie Czystego Transportu przez najbliższe 30 lat Jestem przeciwko Strefie Czystego Transportu Jestem przeciwko Strefie Czystego Transportu
1.5.25 2:10:40 1. sct wokół rynku w krakowie 1 obwodnica

2.Zabytkowe wjazd bez terminowe
3.samochody zakupione w dobrej wierze jeżdżą do śmierci technicznej. 

Nie  ograniczyc SCT do 1obwodnicy Nie moze to byc rok prod ani norma euro. Wiele starszy samochodow nie  ma wysokiego euro mimo ze spelniaja wyzsze wymagania bo w czasie kiedy byky produkowane nie bylo takich 
norm. Proponuje coroczne badania na stacji kobtroki pojazdów. I to bedzie wyznacznik czy auto mozecwjechac do sct czy nie

Dobry krok, chodź powinno byc do śmierci technicznej. Kiedys brama floriańska służyła do pobierania myta, teraz to samo chcecie zrobić? Jesl chcecie zrobic terror to zacznijcie od siebie, wszystkie autobusy, samochody sluzb drogowych i umk, karetek, strazy porzarnej maja 
spleniac najwyższa norme euro 6

1.5.25 5:58:43 Zezwolić na dojazd do parkingów park and ride. Każdy park and ride. Na przykład na Kurdwanowie gdzie znajduje się najbliżej autostrady a4 Nie mam Dobrze
1.5.25 6:09:37 Cały Kraków To dobry czas, da mieszkańcom możliwość odłożenia pieniędzy na wymianę samochodu, 

a jednocześnie nie jest za długi.
Bez wyjątków! Stawką jest życie mieszkańców Krakowa. Należy budować P& R, zachęcać do przesiadko na komunikację miejską.

1.5.25 6:20:34 Opłata miesięczna jest dobrym rozwiązaniem. Tak, pod założeniem że będzie to dotyczyło wyłącznie Krakowian. 
1.5.25 7:55:39 Tylko rynek Wszystkie Szpitale Euro 3 Brak strefy Mogą lecz niewielka opłata Brak strefy i po problemie
1.5.25 8:21:55 Tylko rynek glowny. Stadion im. Henryka Reymana.

Kazdy szpital i placowka medyczna, szkola, zaklad pracy i instytucja publiczna.
Euro 2 i lepsze powinny miec pelny wjazd do miasta. 500 lat wylaczenia. Takie samochody powinny miec mozliwosc parkowania na Park and Ride oraz darmowy transport publiczny. Uchwala powinna zakazywac politykom i osobom zrzeszonym w partiach politycznych uzywania samochodów wewnatrz Krakowa. Kazdy 

czlowiek z legitymacja partyjna powiniem miec nakaz uzywania komunikacji publicznej pod kara grzywby 500zl lub 25 lat wiezienia.
1.5.25 8:24:45 od zachodu: III obwodnica / Armii Krajowej / Piastowska Pętla tramwajowa Bronowice Nowe dla diesli: Euro 5 lub samochody nie starsze niż 15 lat okres przejściowy powinien być również dla pracujących w Krakowie osoby pracujące w Krakowie też powinna być uwzględnione

1.5.25 8:34:36 Nie Okres 5 lat jest zbyt długi, proponuję 3 lata Proponuję uprościć system opłat na stawkę dzienną i miesięczną.
1.5.25 8:45:30 Rezygnacja z strefy Rezygnacja z strefy Rezygnacja z strefy Fatalny pomysł 
1.5.25 8:51:15 Tak To spowoduje paraliż parkingowy w powyższych miejscach, dezorganizując życie mieszkańców. . Dla mieszkańców wyłączenie powinno obejmować 15 lat. Tak, opłata godzinna plus likwidacja wyłączonych terenów.
1.5.25 8:51:33 Krakòw Bez SCT Jesli juz ma byc SCT to popieram punkt 4



1.5.25 8:53:07 Emisja spalin samochodowych nie ma wpływu na jakoś powietrza w mieście. SCT niczego nie zmieni. 
Zamiast kolorować zmiany w mieście pod szyldem SCT, sugeruje po prostu zrobić to, co Warszawa z ul. Złotą i zamienić cześć dróg w planowanej SCT po prostu na zieloną przestrzeń dla 
LUDZI. To zagwarantuje zerową emisję w tej przestrzeni 

1.5.25 8:57:16 Tylko Rynek Główny do granicy tzw pierwszej obwodnicy. Dozwolony dojazd wszędzie. Strefa to tylko rynek główny wiec nie ma to znaczenia. Strefa tylko na Rynku nie potrzebuje ograniczeń.  Strefa na Rynku ma już takie ograniczenie. Strefa tylko na Rynku nie potrzebuje takich ograniczeń.  
1.5.25 8:58:57 Dla ludzi którzy tracą auta dofinansowanie z miasta lub z budżetu państwa do zakupu samochodow spełniających wymogi. Zespól szpitali to też centrum. Czyli obejście dla każdego. Czy będą sprawdzanie skierowania na wizyty itp( nie zgodne z prawem) Auta najbardziej emisyjne powinny korzystać z buspasow, natomiast elektryki z racji że są "ekologiczne" mogą stać w korkach nie powodując tym samym zanieczyszczeń. Po 5 latach wykup przez miasto samochodu wycofanego po cenie średniej obowiązującej 

w całym kraju + dofinansowanie do podobnego samochodu spełniającego wymogi SCT. 
Historyczne i zabytkowe czyli na żółtych tablicach to zwykła ściema.  90 procent tych aut to zwykle samochody nie mające nic wspólnego 
autami kolekcjonerskimi.

1.5.25 9:16:46 Strefa czystego transportu powinna być na obszarze w środku centrum . Granica to powinny być planty 
1.5.25 9:33:29 Powinna obejmować dużo mniejszy obszar, maksymalnie do drugiej obwodnicy. SCT powinna obejmować dużo mniejszy obszar, maksymalnie do drugiej obwodnicy. Benzyny od Euro 1, diesle od Euro 4. Do tego regularne kontrole drogowe emisji spalin przez służby. Taki wariant stosowany jest w Niemczech. Do tego powinna być możliwość 

podnoszenia normy euro przez montaż katalizatora/filtra cząstek stałych.
Płacący podatki w Krakowie powinni być całkowicie wyłączeni ze strefy. Nie mam zdania. Niezrozumiała dla mnie jest próba ogranicznenia ruchu samochodów historycznych do jakiejś określonej liczby dni w roku.

1.5.25 9:38:44 Tylko w ramach pierwszej obwodnicy, stare miasto. Mieszkańcy powinni mieć nieograniczony dostęp,  ergo. Nie powinna ich dotyczyć strefa. Samochody benzynowe z euro 3 i powyżej są wystatczajaco czyste i powinny być wpuszczane bez ograniczeń. Secondo,  samochody z euro 5 a wyszej pojemności jak luksusowe SUV, o 
wiele bardziej zanieczyszczają środowisko niż np. Samochód osobowy typu kombi z euro 3. Neguje to więc "ekologiczny" argument.

Oczywiście,  mieszkańcy powinni mieć nieograniczony dostęp,  ale jeśli wymagamy 
wylacznenia, powinno to być przynajmniej 10 lat, mamy obecnie koniunkturę w której 
zmiana pojazdu wymaga lat odkładania. 

Niepoważna, ale jeśli wprowadzona, sumy powinny być symboliczne lub dotyczyć pojazdów które są używane pernamentnie a nie jednostkowo. Generalnie 5 lat jest to za mało.

1.5.25 9:42:54 Ściśle zabytkowe centrum miasta Wszystkie miejsca do których każdy powinien dojechać własnym pojazdem nie ograniczając jego swobód obywatelskich Moim zdaniem euro 4 dla samochodów z silnikami diesla jest wystarczający. 5 lat to za krótko, ludzie powinni mieć naturalny czas na zmianę auta no 10-15 lat Dla mieszkańców powinno być darmowe z uwagi na ilość odprowadzania danin. Dla przyjezdnych opłata dzienna i miesieczna Ludzie mniej zamożni oraz rodzice małych dzieci, które trzeba czasem przewieźć kilka kilometrów do żłobka przedszkola i szkoły.
1.5.25 9:50:53 Uważam że SCT powinna objąć całe miasto. Oprócz poprawy jakości powietrza wpłynęłoby to na zmniejszenie korków i zwiększenie ilości miejsc parkingowych 3 lata by wystarczyły Moim zdaniem to tylko sposób na zarabianie pieniędzy. Nie powinno być wyjątków Tylko pojazdy historyczne powinny być zwolnione
1.5.25 10:00:02 Strefa czystego transportu nie niesie za sobą korzyści środowiskowych dlatego nie ma potrzeby jej wprowadzenia. Źle Przedsiebiorcy
1.5.25 10:17:47 Strefa powinna obowiązywać w ścisłym centrum Krakowa od II obwodnicy -wjazd tylko Euro 6

Pozostały obszar Euro 5 i w miarę oddalania się od centrum pozostali
Moja propozycja została opisana w pierwszym pytaniu Mieszkańcy Krakowa nie powinni podlegać ograniczeniom do momentu wyrejestrowania 

posiadanego pojazdu, lub zmiany adresu na adres poza m.Kraków
Bzdura to jest nie logiczne. Albo strefa ma na celu dbanie o powietrze w Krakowie, albo to kolejny sposób na nabijanie kasy. Wszystkie ograniczenie nie powinny dotyczyć pojazdów specjalnych, służbowych,zabytkowych (zapis w dowodzie przed wprowadzeniem 

strefy)
1.5.25 10:22:46 Strefa powinna na początku obejmować ścisłe centrum miasta i z czasem być zwiekszana a nie obejmować od razu całe miasto. Dojazdy do park and ride powinny być poza strefą. Wszystkie park and ride. Co z pozostałymi szpitalami? Osób starszych nie stać na wymianę samochodu. Co z dojazdem na uczelnie? 

Wielu studentów dojeżdża spoza Krakowa których na początku wejścia w dorosłość nie stać na wymiany samochodu. 
Strefa powinna być od euro4 i być sukcesywnie zmieniana z czasem wraz z zmianą granic strefy. Jaki jest sens takiej opłaty? Jak opłata zostanie wniesiona to auto już jest ekologiczne? Osoby pracujące w Krakowie

1.5.25 10:28:59 Najgorszy pomysł w historii. Strategii maksymalnie powinna obejmować ściśle centrum miasta nie całe miasto Dworzec autobusowy centralny i kolejowy krako glowny Stare benzyny nawet  z lat 80 mają lepsza jakość spalon niż nowe samochody pp tuningu. Ok Dla mieszkańców powinno być za darmo Nie dla sct
1.5.25 10:32:55 Tak zmodyfikować i zrezygnować z całości z tego idiotycznego pomysłu.Służy tylko tym,którzy nie mają auta pseudoekologom i innym popaprańcom. Cały Kraków wolny od chorej idei czystego transportu. Żadnego okresu przejściowego,bo nie ma potrzeby jeśli tylko posłuchacie zwykłych ludzi 

a nie ekoterrorystów i innych chorych umysłowo popaprańców to żadne 5 lat nie 
przejdzie 🙂

Zapłacę 0 zł A co później,kupicie mi nowy samochód? Jeśli nie to oczywiście nie macie mojego poparcia.

1.5.25 10:34:29 Strefa w ogóle nie powinna istnieć. To jawna segregacja społeczeństwa na zamożną i uboższą część. Absolutnie każde miejsce powinno być dostępne dla wszystkich pojazdów. Każdy samochod powinien móc wjechać - bez względu na normy. Mieszkańcy nie kupują starszych samochodów dla przyjemności - nowe są bardzo drogie i niedostępne dla większości. Życie w Polsce jest koszmarnie drogie - podnosi się podatki, tworzy nowe opłaty, daniny. Jest to skandaliczne podejście. Wszystkie samochody z ważnym przeglądem okresowym powinny móc poruszać się swobodnie po całym mieście.
1.5.25 10:50:36 A czemu zakaz nie obejmuje ścisłego centrum Krakowa Od lat mówiło się o euro 3 dla silników benzynowych i euro 5 dla silników wysokoprężnych, niedawno zmieniałem samochód biorąc pod uwagę właśnie ta normę, i zostanę znów kopnięty 

przez naszą władze bo obywateli ma się gdzieś aby tylko podatek płacili. 
A dlaczego ? Gdzie równouprawnienie? Czy dzielimy osoby na lepsze i gorsze Tak może się wydarzyć sytuacja która będzie ktoś zmuszony wjechać i to bardzo dobre rozwiązanie 

1.5.25 10:56:37 Maksymalnie ścisłe centrum. Mając samochód z silnikiem diesla z 2008 r zmusicie mnie do jazdy drugim zabytkowym dieslem z 1983 Mieszkam w Krakowie a moi rodzice przeprowadzili się na obszar między Krakowem a 
Wieliczką ze względu na wysokie koszty życia i nie kwalifikuje się jako mieszkańcy. wciąż 
pracują w Krakowie dojeżdżają wspólnie do pracy i mają specjalnie zmieniać samochód 
mumio iż mają sprawny i doinwestowany model?  

Masakra. 

1.5.25 11:01:25 Granice SCT powinny być wyznaczane przez parkingi P&R, które z założenia powinny kanalizować ruch do komunikacji miejskiej. Ten okres powinien zostać skrócony do maksymalnie 3 lat, a mieszkańcy Krakowa 
powinni mieć darmową komunikację miejską. 

To niedorzeczne rozwiązanie. Samochód, który zapłaci nie zanieczyszcza powietrza?! Wprowadzenie takiego rozwiązania daje też okazję do nadużyć.  W zamian należy udostępnić darmową 
komunikację miejską i podmiejską dla osób, które przedstawią, że pracują w SCT i posiadają samochód niespełniający norm (jako jedyny środek transportu w gospodarstwie domowym) przez 
maksymalnie 3 lata od wprowadzenia SCT. 

Wprowadzenie możliwości wjazdu samochodom zabytkowym jest kuriozalnym pomysłem. W SCT nie ma miejsca na kopcenie ponad 
trzydziestoletnimi samochodami. Eventy i zjazdy tego typu kierowców można zorganizować poza granicami Miasta. 
Pojazdy zarejestrowanie na organizacje kościelne powinny być traktowane tak samo jak inni obywatele. Dlaczego w 2025 roku taki zapis w 
ogóle znajduje się w tych przepisach?! 

1.5.25 11:05:15 Myślę że strefa to złe rozwiązanie godzące  we własność, urząd miasta powinien ograniczyć rejestrację starych samochodów i na tym polu wprowadzić limity. Także skończyć z zabudową ograniczającą 
przewietrzanie miasta.
Z wyrazami szacunku 

1.5.25 11:07:22 Cały Kraków powinien być wykluczony ze strefy.  Należy też rozliczyć osoby które wydają publiczne pieniądze na promocję SCT. Przy skali zadłużenia miasta to działanie na szkodę mieszkańców. Cały Kraków powinien być wykluczony ze strefy. Normy są badane na stacjach diagnostycznych. Diagnostycy dopuszczają auta do ruchu a nie urzędnicy. To sugeruje że STC to zwykły podatek, a nie rozwiązanie transportowe. Skoro planowane są wyjątki, to oznacza że SCT jest zupełnie nie trafionym pomysłem.
1.5.25 11:12:25 Pierwsza obwodnica Mieszkańcy powinni mieć to wyłączenie na stałe w przypadku samochodów już 

posiadanych
Ok

1.5.25 11:13:47 Tak. Strefa powinna być ale nie powinna obejmować całego miasta. Powinna być w centrum i maksymalnie do tzw. drugiej obwodnicy - tak jak strefy płatnego parkowania.
1.5.25 11:20:58 Jestem za tym, żeby strefa SCT została wprowadzona tylko na terenie centrum Krakowa. - Środmieście i Kazimierz. Jestem za tym, żeby SCT wprowadzić tylko w samym centrum Krakowa tj. Środmieście/Kazimierz. W poprzedniej propozycji uchwały SCT z końca 2022 była mowa o normach dla benzyny Euro 3 (roczniki od 2000), a dla diesli Euro 5 (rocznik 2010 dla samochodów osobowych). Ta 

propozycja wydaje mi się jak najbardziej sensowna. Dlaczego teraz jest zmiana jeśli chodzi o te normy Euro? Patrząc na obecny stan pojazdów, które poruszają się po Krakowie ta 
propozycja z 2022 roku jest korzystniejsza dla mieszkańców. Niestety nie każdy mieszkaniec Krakowa może sobie pozwolić na wymianę auta na "młodsze rocznikowo". Czy Miasto 
Kraków będzie dofinansowało wymianę auto na te bezemisjne?
Od 2007 roku standardem jest olej napędowy (diesel) o bardzo niskiej zawartości siarki, wprowadzono wiele ulepszeń gdzie zawartość siarki została zredukowana o 97% co powoduje 
zmniejszenie emisji.
Czyli diesel jest obecnie mniej emisyjny.

No właśnie tu pojawia się wiele interpretacji tego kto jest tym mieszkańcem Krakowa. Ja 
znam wiele osób, które mieszkają zaraz pod Krakowem (gmina Zielonki, Skała czy 
Wieliczka), ale w Krakowie odprowadzają podatki (PIT/CIT) i w Krakowie pracują czyli 
muszą codziennie dojechać do pracy na terenie miasta Kraków. Czy to oznacza, że 
obecnym projekcie uchwały te osoby musiałyby zameldować się w Krakowie (i wynająć 
tu mieszkanie), żeby być wyłączonym z założeń SCT? A co z osobami przyjezdnymi, które 
mieszkają w Krakowie przez większość roku np. Studenci z okolicznych miast, które 
studiują w Krakowie przez kilka lat? 
Projekt uchwały w obecnym stanie nie jest przyjazna osobom, które na codzień pracują i 

 studiują w Krakowie. 

Myślę, że biedny człowiek bardzej dostaje po du***.
Ktoś biedniejszy nie ma 30-40 tysięcy złotych na nowy pojazd, a przy obecnych zarobkach i pensji minimalnej wystarcza tylko na podstawowe życie.
Ten co więcej zarabia ma lepiej....

Jak wyżej.

1.5.25 11:26:48 Od lipca 2026 roku samochody benzynowe mieszkańców powinny spełniać normę co 
najmniej Euro 3, a Diesle – Euro 5 .

Jestem przeciwny. Takie rozwiazanie bardzo komplikuje kontrole i wprowadza dodatkowe nierownosci. Campery nie powinny byc wylaczone z zakazu wjazdu do SCT (powinny pozostac na kempingach lub parkingach poza strefa)

1.5.25 11:29:14 Centrum miasta otoczone Aleją Trzech Wieszczów. To miejsca zamieszkania!! Euro 4 jest wystarczająco czyste. 10 lat. Źle. Zatrudnimy 5 lat wynoszę się z płaceniem podatów do innego miasta.
1.5.25 11:30:30 STC powinno być ograniczone do ścisłego centrum Krakowa a nie do  granic administracyjnych miasta. Wprowadzanie obszarów, do których można wjechać każdym pojazdem wg mnie nie ma żadnego uzasadnienia. Będzie wprowadzało z 

jednej strony dodatkowe komplikacje, a z drugiej spowoduje, że SCT stanie się fikcją.
Nowoczesne diesle z katalizatorem emitują mniej CO2 niż nawet nowoczesne pojazdy benzynowe. Wjazd pojazdów do STC powinien być skorelowany z ilością emitowanego przez te 
pojazdy CO2, a nie wyłącznie rokiem jego produkcji i rodzajem paliwa.

Jeżeli wprowadzenie STC ma rzeczywiście być krokiem w kierunku poprawy jakości 
powietrza w Krakowie, to ograniczenia nie powinny być zniesione dla mieszkańców 
miasta. 

Uważam je za niedopuszczalne i nieuzasadnione, bo to oznaczałoby, że pojazd od którego uiszczono opłatę automatycznie zmniejsza emisję spalin.

1.5.25 11:33:08 Strefa powinna być jak najmniejsza. UE nie narzuca tego by strefa była wielka, ona tylo musi być. Jeśli Kraków chce być pionierem to może znaleźć wiele lepszych obszarów do wykazania się. Dom spokojnej starości przy krakowskiej, hala targowa, cmentarz Rakowicki, kino Kijów, Błonia, teatr Bagatela, Kleparz Im niższa norma tym lepiej. Nie musimy być liderami na skalę Europy w czystym transporcie. Mamy całkiem dobre powietrze przez wymianę kopciuchów Mieszkańców nie powinno t dotyczyć wcale. Mój tata przeszedł na emeryturę 15 lat 
temu. Kupił sobie wtedy BMW e30 którym dalej jeździ. On nigdy tego auta nie zmieni a 
strefa wykluczy go komunikacyjnie 

Uważam, że za wjazd do ścisłego centrum auta z gmin ościennych powinny płacić Skandalem jest to, że mają być wyłączone auta należące do kościoła. 

1.5.25 11:37:48 Obszar generalnie jest w porządku. Trochę boli ta Al. 29 listopada, bo mieszkam w jej pobliżu i jest ona położona w centrum miasta, ale to jednak dojazd do dworca głównego, a tam jest jednak parking o 
charakterze przesiadkowym.

Mam wątpliwości co do normy Euro będącej jedynym wyznacznikiem. Absurdalnym jest podejście, wg którego nowy SUV z pięciolitrowym V8 będzie bardziej ekologiczny niż stare 
Seicento.

Nie uważam, że konieczna jest zmiana. 5 lat to wystarczający okres na wymianę 
samochodu.

Negatywnie. Jest to rozwiązanie uprzywilejowujące bogatszych, którzy będą mogli sobie kupić przedłużenie wjazdu do strefy. Warto pomyśleć dodatkowo nad zwolnieniem firm kurierskich oraz dostawców jedzenia / zakupów do 2030 roku aby dać im więcej czasu 
na dostosowanie floty i uniknąć nagłego wzrostu cen za usługi. Nie rozumiem też 50-dniowego ograniczenia dla samochodów 
zabytkowych. Ograniczenie dotyczy wjazdu, a nie samego okresu przebywania? Można więc powracać do strefy maks 50 dni w roku? Jeśli 
to błąd w terminologii i dotyczy to jednak okresu przebywania pojazdu w SCT, to rodzi to ogromny problem dla właścicieli samochodów 
zabytkowych / kolekcjonerów. Zresztą limit dni w których mogą wjeżdżać też nie ułatwia im życia. Sugerowałbym tutaj zniesienie limitów 
dla mieszkańców Krakowa i wprowadzenie limitu wjazdów w roku dla osób spoza miasta aby umożliwić wjazd na targi czy inne wydarzenia. 
Ilość oraz częstotliwość poruszania się należących do mieszkańców zabytków po samym Krakowie raczej jest dosyć marginalna i nie będzie 
miała większego wpływu na jakość powietrza, więc nie widzę powodu żeby ograniczać im ilość dozwolonych wyjazdów i powrotów do 
miasta.

1.5.25 11:38:16 Uważam że jeśli już musi być taka strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum miasta. Zarys starego miasta. Uwazam ze to zdecydowanie za malo, wiele osob dojezdza nie tylko do szpitala w prokocimiu. Wiele osób pracuje w Krakowie, brak 
jest mozliwosci pozostawinia samochodu na grabicy krakowa i dojechabnie komunikacja. Po prostu nie ma parkingow. Często powrot 
do domu wiąże się z odbiorem dzieci z przedszkoli donktorych nie dojezdza komunikacja miejska ani zadna inna a konczac prace o 
16.00 nie ma wiele czasu na przesiadki. Biorac pod uwage ze rodzice maja juz bardzo ciężko i zyja w ciaglym biegu. Zakazanie 
komunkacji tym ludziom jest rowne z utrata pracy i wykluczeniem z zycia. W czasach gdzie wiele osób musi dojechac autem kredyty 
sa najdrozsze od 20 lat inflacja tez, zmuszenie do wymiany samochodu kogokolwiek nosi znamiona niewolnictwa. 

Uwazam ze biorac pod uwage sredni wiek pojazdów w polsce to powinno sie wpuszczac samochody nieco starsze. Indotyczyc to powinno wszystkich a z czasem i tak te auta beda znikaly 
z rynku a nikt tego nie odczuje tak drastycznie.

Wielu starszych czy tez mlodych mieszkancow nie stac na wymiane czy kupno auta w 
dobie tak duzych podwyżek. Co tyczy sie nieruchomosci oraz zycia codziennego. Mysle 
ze nalezy jeszcze pomyslec o gminach albo powiatach osciennych gdzie do krakowa 
codziennie dojezdza pewnie kilkadziesiąt tysiecy ludzi. Co z nimi? Tak samo tworza 
gospodarke tego miasta. 

Czyli oplata oczysci powietrze? To brzmi jak lichwa. I cala idea strefy czystego transportu wyglada niepoważnie. Bo skoro mozna zaplacic i smrodzic to dlaczego nie mozna smrodzic za darmo i dbac 
zebybobywatel mial mniej a nie wiecej wydatkow? Godzi to w wolność kazdego czlowieka.

Uwazam ze mieszkańców gmin/powiatow ościennych powinne funkcjonowac tak samo jak mieszkańcy. Wszystkie podmioty tworza 
aglomeracje krakowską i kazdy kto pracuje w krakowie powinien byc traktowany przynajmniej jak .ieszkaniec jeśli chodzi o mozliwosc 
wjazdu.
Np. Diesle z przed 2014 roku miały już tak wyśrubowane normy spalin ze moglyby spokojnie wjechac do miasta.
Mozna spokojnienzwiekszyc wiek samochodów. 

1.5.25 11:41:20 Nie powinno być w ogóle stefy czystego transportu. A obejmowanie nią całego krakowa to już całkowita bezmyślność. Powinna być możliwość dojechania wszędzie, a nie ograniczania ludności. Wg mnie samochody powinny wjeżdżać sprawne a nie spełniające normę emisji czy rok produkcji, jedno z drugim często się rozjeżdża. Zajmijcie się wpierw udogodnieniami dróg itp a nie 
ograniczaniem wolności i wyboru.

Dlaczego mieszkańcy mają wyłączenia a inni ludzie nie? Czyli jak płacisz pieniądze to 
jesteś już eko a jeśli nie to jesteś be. Tak samo w przypadku pojazdów należących do 
urzędów - dlaczego posiadają wyłączenia. 

Płacisz jesteś eko, nie płacisz zatruwasz środowisko. Czy ktoś pomyślał nad tym logicznie? Czy już ten cały szajs eko na głowę padł. Każdy powinien mieć prawo wjazdu pojazdem jaki chce. Oczywiście sprawnym, ale nie ograniczającym co do zasady wieku i euro emisji.

1.5.25 12:02:18 SCT powinna obowiązywać w granicach II obwodnicy Krakowa. SCT powinna obowiązywać w granicach II obwodnicy Krakowa. Dla mieszkańców Krakowa, wolny wjazd do strefy pojazdy z silnikami benzynowymi od roku produkcji 2000. 7 lat, najstarsze pojazdy i tak czas wyeliminuje.Tzn zostaną zezłomowane. Dobre rozwiązanie. Mieszkańcy Krakowa, okres 5-7 lat wyjątku dla pojazdów zakupionych jeszcze przez mieszkańców do końca 2025 roku.
1.5.25 12:12:11 Nie wprowadzać strefy czystego transportu. Cały Kraków dla wszystkich pojazdów Każdy sprawny pojazd ma wjeżdżać do Krakowa Wszycy posiadacze powinni módz wjeżdżać do Krakowa, to jest dyskryminacja osób z 

poza Krakowa
Żadnych opłat, wszystkie sprawne pojazdy mają wjeżdżać do Krakowa, inaczej jest to dyskryminacja osób biedniejszych Nie powinno być takich rozóżnień, wszystkie pojazdy mają wjeżdżać do Krakowa .

1.5.25 12:12:29 Wybudowanie parkingu miejskiego przy pętli tramwajowej na Wzgórzach

1.5.25 12:15:10 Zdecydowanie złagodzić wytyczne i opóźnić w czasie, gdyż trzeba je osadzić bardziej w realiach. Propozycja, aby wprowadzić zasady podobne
Jka w Niemczech gdzie mają Euro 1 dla benzyn (od 1993) lub Euro 4 dla diesli (od 2006) i funkcjonuje tam cały system pozwalający podnieść normę w starszym aucie przez montaż 
filtra/katalizatora

1.5.25 12:19:24 Należy ją ograniczyć do rynku Starego Miasta Reszta Krakowa Należy dopuścić wszystkie samochody mające aktualny przegląd techniczny okres ten powinien wynieść 500 lat i dotyczyć wszystkich mieszkańców Polski 0,01 złoty na 500 lat Wszyscy pozostali Polacy 
1.5.25 12:24:08 Strefa od aleji 29 listopada do Wisły po rondo mogilskie Dla turystów strefa winna być w graniach Krakowa + Wieliczka Pod warunkiem zapewnienia alternatywnego sprawnego, taniego trasnportu Pracownicy firm w.okresie zatrudnienia  
1.5.25 12:30:21 Zróbmy strefę jeśli już musimy w obszarze pierwszej obwodnicy będzie to spełnienie ustawowego obowiązku jak najmniejszym kosztem.
1.5.25 12:31:22 Powinno byc wiecej Park and Ride

Na przykład Krakow Przewóz (gdzie planuje sie linie tramwajowa) 
I przy wielu innych zjazdach z Ringu Krakowa

Ulga powinna byc dla mieszkancow bez wzgledu na to czy jakies dane sie zmienily w 
dowodzie rejestracyjnym typu miejsce zamieszkania (wtedy wymagane jest 
przrejestrowanie samochodu) 

Mieszkancy Krakowa powinny miec przedluzona mozliwosc poruszania sie swoim 
samochodem (teraz chyba planowane do 2030). Proponuje aby uwzgledniac date zakupu 
auta ktora nie jest rowna z przerejestrowaniem. Przykladowo jak zmienia sie dane takie 
jak miejsce zamieszkania to jest to przerejestrowanie mimo ze samochod jest kupiony 
od lat.
Niestety ale nie stac wielu mieszkancow na to aby kupic auto szczegolnie gdy ceny w 
okolicach podniosa sie w gore i gdy nikt nie bedzie chcial juz kupic diesela. Wiec nagle nie 
tylko nie stac mieszkanca na kupno nowego auta ale tez traci na wartosci jego obecne 
gwaltowanie.

Mysle ze sa to zbyt duze oplaty szczegolnie na początku. Wiele ludzi ze wsi pezyjezdzaja tu do lekarzy specjalistow. Maja do zaplacenia za przejazd, parking w Krakowie, oplate za prywatnego czesto 
lekarza i dodatkowo beda placic kare za to ze nie stac ich na nowe auto? 

Wiele rowniez ludzi przyjezdza do rodzin aby ich odwiedzic. Oplata za weekend bedzie wynosila kilkadziesiat zlotych za sama wizyte bliskich? Nikt nie mysli o ludziach ktorzy musza przyjechac do 
Krakowa nie w celach turystycznych ale w celach rodzinnych lub medycznych i dodatkowe koszta sa obciazajace.

Motory, skutery, osoby z niepelnosprawnoscia osoby starsze
mieszkancy Krakowa bez wzgledu na date kupna auta powinni miec ten 5letni okres.

1.5.25 12:36:55 Propozycje są zbyt ograniczające i niesprawiedliwe. Nadmiernie napiętnowują samochody z silnikami diesla. Kiedyś używałem samochodu z silnikiem benzynowym 1.4dm3, który palił na trasach 9 do 10 litrów 
na 100km. W 2013 roku kupiłem samochód z silnikiem diesla 1.6dm3 (EURO 5), który pali (wciąż go mam) 5 do 6 litrów na 100km na tych samych trasach. Dzięki jego efektywności nie tylko zaoszczędziłem, 
ale było to ograniczenie emisji CO2 o około 40%. Mam jeszcze 2 nowsze samochody z silnikami diesla 2.0dm3, jeden z 2017 roku z EURO 6, a drugi z 2018 roku z EURO 6ad (według CEPIK jest 6ad, mam 
wrażenie,  że to jakaś literówka, bo są tylko dodatki "6c", "6d-T" i "6d"). Czyli według projektu tylko jeden samochód mógłby wjechać. Serwisuje wszystkie w ASO i nawet ten starszy nie kopci jak autobusy i 
busy, czy samochody osobowe, które przechodzą przeglądy "u znajomego", bo nie powinny być z takim spalaniem dopuszczone do ruchu. Potrzeba lepszej kontroli i zespoły diagnostyczne, które będą takim 
delikwentom przemawiać do rozumu. Przydałaby się inicjatywa nagrywania takich pojazdów i zgłaszania. Przejeżdżam rocznie po całej Polsce 100 tysięcy kilometrów. Wciąż będę jeździł dieslami, bo chcąc 
dojechać do Klientów często przejeżdżam ponad 1000 km na dobę. Wystarczyło by zrobić EURO4 od lipca 2025 i EURO 5 od lipca 2030. Chcecie uwalić ludzi bez rzeczywistej korzyści. Zamiast filozofii Kaizen z 
małymi krokami ku doskonałości chcecie komuś zaimponować ? Tylko komu?

Może dojazd do pozostałych szpitali w pobliżu i tak już zaproponowanych wyjątków czy P&R Mały Płaszów i może inne P&R jeśli nie 
są dojazdy do nich objęte wyjątkiem.

Dla silników diesla (wysokoprężnych/ z zapłonem samoczynnym) wystarczyło by zrobić EURO4 od lipca 2025 i EURO 5 od lipca 2030. Małymi krokami ku doskonałości. Po 10 latach 
można w EURO 6 i tak dalej.

Jeśli będziecie się upierać z bardziej restrykcyjnymi to powinno być:
5 lat dla EURO 4 i gorsze (lata produkcji można do tego przypisać))
10 lat dla EURO 5
15 lat dla EURO 6

Nie mam uwag poza poziomem restrykcji EURO dla diesli. Wystarczyło by zrobić EURO4 od lipca 2025 i EURO 5 od lipca 2030. Jeśli będziecie się upierać z bardziej restrykcyjnymi to dla krakowian powinno być:
5 lat dla EURO 4 i gorsze (lata produkcji można do tego przypisać))
10 lat dla EURO 5
15 lat dla EURO 6

1.5.25 12:36:57 Konkretne miejsce jest kwestią drugorzędną. Strefa mogłaby powstać tylko i wyłącznie po udostępnieniu darmowych parkingów dla tysięcy samochodów z każdej strony Krakowa oraz zapewnieniu wysokiej 
przepustowości komunikacji miejskiej. Na tą chwilę nie jest to zapewnione.

Obecnie Kraków nie jest wystarczająco przystosowany do wyprowadzenia SCT. Brakuje stref park and ride, oraz odpowiedniej 
przepustowości i efektywności komunikacji miejskiej.

Założenia SCT, głównie jeśli chodzi o diesla spowodują to że dostawcy niewielkich sklepów, piekarni, cukierni, korzystający ze sprawnych 10 letnich diesli, a których niekoniecznie stać na 
zakup nowszego samochodu, zmuszeni będą do podniesienia cen lub usług za co zapłacą konsumenci. Nie są natomiast znane konkretne benefity SCT dla mieszkańców, prócz rozmytego 
"ograniczenia negatywnego wpływu spalin na zdrowie". Całkowity zakaz sprzedaży i spożycia alkoholu również wpłynie pozytywnie na zdrowie, a takich przepisów się nie wprowadza. 
Dlaczego?

Ok, z tym że wprowadzenie SCT powinno się odbyć dużo później, powinno być 
poprzedzone dużo intensywniejszymi kampaniami informacyjnymi. Moja rodzina spoza 
Krakowa która na codzień pracuje i studiuje w mieście, dowiedziała się o SCT niedawno, 
przypadkowo

Takie stawki powinny być z początku symboliczne, np. 10zl za dzień lub 100zl na miesiąc i mogłyby być podnoszone co 6 miesięcy. Opłaty za wjazd powinny być ułatwione i możliwe do zrealizowania 
na wiele sposobów. Mandaty za brak opłaty powinny być wystawione automatycznie np przez kamery na skrzyżowaniach rejestrujące tablice rejestracyjne ale mandaty za brak opłaty powinny być 
niskie i wynosić np. 150% opłaty bazowej. Przynajmniej na początku.

Oczywiście ok

1.5.25 12:58:47 Strefa ograniczona do ścisłego centrum, stare miasto, Kazimierz. Ograniczenie obszaru sct do ścisłego centrum miasta, niewystarczająca komunikacja miejska z obrzeża miasta, mało p&r Samochody diesla że zgodą na wjazd od normy euro4 od 2030 od euro 5
1.5.25 13:01:32 Ewentualne wydłużenie okresu przejściowego, gdyż wymaga to wymiany pojazdów, na 

co wiele osób nie stać, a państwo nie zamierza pomagać (jak to bywało na zachodzie 
Europy).

za wysoka opłata miesięczna

1.5.25 13:05:40 Tylko i wyłącznie stare miasto. Dobra propozycja jest ustanowienie SCT tylko dal starego miasta, dookoła plant. Euro 4 dla benzyny i euro 6 dla diesla ale tylko dla aut NIE zarejestrowanych Krakowie. Dla mieszkańców bez różnicy. Tak powinno zostać zmienione, dla mieszkańców Krakowa SCT obowiązuje tylko stare 
miasto.

Nie. Jak strefa to strefa a nie milion wyjątków. STREFA TYLKO WOKÓŁ STAREGO MIASTA A NIE NA CAŁY KRAKÓW! Nie 5 lat, tylko dla krakowian z pojazdami zarejestrowanymi w Krakowie pojazdy będą zwolnione z zakazu wjazdu.

1.5.25 13:07:39 Należy powrócić do wcześniejszej propozycji stopniowego wprowadzania ograniczeń wjazdu zaczynając od samochodów najstarszych z silnikami EURO 1, 2 , 3 a następnie stopniowo wprowadzać dalsze 
ograniczenia tak aby mieszkańcy i przyjezdni mieli czas na wymianę samochodów

Aktualny projekt uchwały zakłada że do Krakowa nie będą mogły wjechać samochody z silnikiem diesla wyprodukowane przed 2014 r. albo spełniać wymagania normy emisji Euro 6. 
Bardzo wiele takich samochodów porusza się po ulicach Krakowa. W przypadku wprowadzenia SCT zgodnie z projektem wiele osób dojeżdżających do pracy spoza Krakowa stanie nagle 
przed faktem konieczności wymiany samochodu w ciągu kilku miesięcy lub dokonywania wysokich opłat za wjazd. Pracodawcy nie są zainteresowani pokrywaniem tak wysokich opłat na 
rzecz swoich pracowników. Mieszkańcy i przyjezdni powinni mieć znacznie więcej czasu (minimum1-2 lata od wejścia w życie uchwały) do przygotowania się do takich zmian.

Jeśli zależy nam na faktycznej poprawie jakości powietrza to nie powinno być wyłączeń 
dla osób płacących podatki w Krakowie. Samochody mieszkańców generują takie same 
zanieczyszczenia jak samochody osób przyjezdnych.

Lista wyłączeń powinna uwzględniać samochody należące do osób pracujących w Krakowie i codziennie dojeżdżających do pracy.

1.5.25 13:08:11 W całym tym przedsięwzięciu chodzi o to by łapać i karać nie spełniających norm.
. Nasze władze wybierane poniekąd przez obywateli za wszelką cenę chcą utrudniać im życie.

J. W. Samochód mający np. normę euro 3 a jeżdżący 1000 do 2000 km rocznie jest większym trucicielem niż  jeżdżący 10000 km z euro 4. Czy to absurd. Czy jesteście sami absurdalni. Myślę że powinniście kupować nowe samochody dla wszystkich którzy nie spełniają 
norm

Dodatkowe dojenie kasy. Po zapłaceniu możemy truć. Idiotyczne Niewidomi

1.5.25 13:09:01 Nowe granice to obreb starego miasta Od strony Balic dojazd do Bronowic, od strony Skawiny, od strony Wieliczki Standard jest za wysoki Mieszkańcy powinni zostać wyłączeni z SCT całkowicie To rozwiązanie jest beznadziejne i promuje wjazd dla bogatych do miasta, bez znaczenia czy ktoś jest mieszkańcem czy nie
1.5.25 13:09:59 Zmiana wymagania EURO 6 na EURO 5

Diesele spełniające normę EURO5 są już wyposażone w filtry DPF. Dużo większym problemem jest wycinanie DPFów w nowszych autach (choćby podczas tuningowania --- mi samamu krakowska firma robiąca 
tuning zaproponowała to)

Jest zbyt mało P&R by to miało miejsce Jak pisałem wyżej, moim zdaniem wymaganie EURO 6 jest zbyt drastyczne. Auta spełniające normę EURO 5 mają już dpfy Ma to sens. Niemniej jednak, zbyt mocno uderza w mieszkańców okolicznych wsi Opłata jest zbyt wysoka

1.5.25 13:14:08 Wnoszę o zniesienie jakichkolwiek ograniczeń dla transportu zarówno publicznego jak i prywatnego. Wnoszę o zniesienie jakichkolwiek ograniczeń dla transportu zarówno publicznego jak i prywatnego. Wnoszę o zniesienie jakichkolwiek ograniczeń ci do standardu emisji Euro w Krakowie. Wnoszę o zniesienie jakichkolwiek ograniczeń dla transportu zarówno publicznego jak i 
prywatnego dla wszystkich obywateli RP.

Wnoszę o zniesienie jakichkolwiek opłat za wjazd dla mieszkańców RP bez względy na emisyjność ich samochodów. Wnoszę o pozwolenie wjazdu do każdego miejsca dla mieszkańców RP każdym rodzajem pojazdów. 

1.5.25 13:17:16 Jestem stanowczo przeciwny wprowadzeniu tzw. "Strefy czystego transportu" w Krakowie w jakiejkolwiek formie i obszarze. Jeśli chodzi o spełnienie unijnych wymagań to wystarczy wprowadzić SCT wyłącznie 
na płycie Rynku Głównego. Z przykrością stwierdzam, iż tzw. "konsultacje społeczne" w tej sprawie prowadzone przez ZTP są przeprowadzane w sposób nieprzejrzysty, nierzetelny, tendencyjny i nieuczciwy. A 
ich wyniki nie są dokumentowane co stanowi naruszenie prawa. Naruszenia te zgłoszę do odpowiednich organów.

Jestem stanowczo przeciwny wprowadzeniu tzw. "Strefy czystego transportu" w Krakowie w jakiejkolwiek formie i obszarze. Jeśli 
chodzi o spełnienie unijnych wymagań to wystarczy wprowadzić SCT wyłącznie na płycie Rynku Głównego.

Czy przeprowadzono rzetelne badania naukowe w jaki sposób zmieni się zanieczyszczenie powietrza w Krakowie po wprowadzeniu SCT? Czy uzyskano ścisłe dowody? Jeśli nie to plany 
wprowadzenia SCT są tylko celową niegospodarnością władz Krakowa i narażeniem mieszkańców na straty finansowe co stanowi przestępstwo oszustwa i podlega karze dla osób 
odpowiedzialnych za takie decyzje. Mieszkańcy Krakowa żadają referendum w sprawie wprowadzenia SCT! Jestem stanowczo przeciwny wprowadzeniu tzw. "Strefy czystego transportu" 
w Krakowie w jakiejkolwiek formie i obszarze. Jeśli chodzi o spełnienie unijnych wymagań to wystarczy wprowadzić SCT wyłącznie na płycie Rynku Głównego. Wymagania standardów 
emisji są zupełnie niemiarodajne wobec realnej emisji spalin pojazdów. Nowsze samochody z wyższymi normami emisji spalin ale o dużej pojemności silników generują więcej spalin niż 
starsze pojazdy o mniejszej pojemności silników. Ponadto starsze pojazdy niejednokrotnie nie posiadają homologacji dla wyższej normy emisji tylko dlatego, że taka norma nie istniała 
jeszcze w momencie ich homologowania a w rzeczywistości spełniają wyższą normę. Bardzo często samochód nowszy, z identycznym silnikiem jak w starszym roczniku posiada już 
homologację na wyższą normę a samochód z poprzedniego rocznika mimo identycznego silnika takiej homologacji nie posiada. Co z samochodami nowszymi, których silniki są zużyte i 
realnie bardziej zanieczyszczają powietrze niż pojazdy starsze? Co z wadliwymi rozwiązaniami technicznymi producentów, które opracowane są wyłącznie pod normę - przykładem jest 
zastosowanie filtra DPF, który podczas jego wypalania generuje emisję przekraczającą dopuszczalne normy! Co z samochodami, które mają wymieniony silnik na inny? - nowszy lub 
zasilany innym paliwem? Zaproponowane kryteria podziału samochodów nie mają nic wspólnego z ich realnym wpływem na emisję zanieczyszczeń i są wyłącznie narzędziem represji 
wobec mieszkańców Krakowa.

Jestem stanowczo przeciwny wprowadzeniu tzw. "Strefy czystego transportu" w 
Krakowie w jakiejkolwiek formie i obszarze. Jeśli chodzi o spełnienie unijnych wymagań 
to wystarczy wprowadzić SCT wyłącznie na płycie Rynku Głównego. Mieszkańcom 
Krakowa nie można odebrać prawa do poruszania się własnymi samochodami, które są 
legalnie zarejestrowane i posiadają aktualne badania techniczne! Jest to pogwałcenie 
prawa własności. Mieszkańcy mają wieczyste prawo korzystać z tych samochodów. Z 
kolei przyjezdne osoby nie mogą być dyskryminowane, prawo musi być równe dla 
wszystkich.

Jestem stanowczo przeciwny wprowadzeniu tzw. "Strefy czystego transportu" w Krakowie w jakiejkolwiek formie i obszarze. Jeśli chodzi o spełnienie unijnych wymagań to wystarczy wprowadzić SCT 
wyłącznie na płycie Rynku Głównego. Jest to tylko i wyłącznie narzędzie represji wobec mieszkańców Krakowa. Wprowadzenie opłat godzi w prawo do swobodnego poruszania się i korzystania z 
samochodu a w szczególności dyskryminuje osoby mniej zamożne. Jest to niezgodne z konstytucją RP.

Jestem stanowczo przeciwny wprowadzeniu tzw. "Strefy czystego transportu" w Krakowie w jakiejkolwiek formie i obszarze. Jeśli chodzi o 
spełnienie unijnych wymagań to wystarczy wprowadzić SCT wyłącznie na płycie Rynku Głównego. Mieszkańcom Krakowa nie można 
odebrać prawa do poruszania się własnymi samochodami, które są legalnie zarejestrowane i posiadają aktualne badania techniczne! Jest to 
pogwałcenie prawa własności. Mieszkańcy mają wieczyste prawo korzystać z tych samochodów. Z kolei przyjezdne osoby nie mogą być 
dyskryminowane, prawo musi być równe dla wszystkich. Nie można nikomu utrudnić dojazdu do szpitali czy miejsc użyteczności 
publicznej. Co więcej, uważam, że takie represje spowodują likwidację wielu biznesów, firm, lokali usługowych w Krakowie, odpływ 
klientów, odpływ przedsiębiorców a co za tym idzie zmniejszenie wpływów z podatków dla Krakowa. To z kolei stanowi niegospodarność 
władz Krakowa, za którą grozi odpowiedzialność karna.

1.5.25 13:23:09 Wnoszę o umożliwienie wszystkim mieszkańcom RP wjazdu do Krakowa każdym pojazdem. Wnoszę o udostępnienie każdemu Polakowi wjazdu na terenu RP. Wnoszę o udostępnienie wjazdu każdemu Polakowi wjazdu autem bez  względu na wiek auta i emisję Euro. Wnoszę o zniesienie jakichkolwiek wymogów dla obywateli RP. Wnoszę o zniesienie jakichkolwiek ograniczeń dla dla obywateli RP. Wnoszę o zniesienie jakichkolwiek ograniczeń na zawsze dla obywateli Polski w w/w zakresie.
1.5.25 13:27:01 Taka st efa może obejmować Stare Miasto, nic wiecej Wszystkie przychodnie i szpitale Wyłączenie na zawsze Fatalnie. Mam samochód sprawny, z badaniami technicznymi, nie widzę powodu, żeby płacić za jego używanie. 
1.5.25 13:38:59 Strefa jeśli w ogóle, to powinna obejmować tylko stare miasto od Alei, z wyłączeniem Alei. Jeśli samochodem podróżują rodziny lub nie-rodziny, ale mają minimum 5 pasażerów, to powinni zostać zwolnieni z zakazu. 

Podstawa: jeśli chodzi o rodziny, to jest to nasz wspólny obowiązek, aby o nie zadbać. Jeśli cchodzi o liczbę pasażerów, to uzyskujemy 
efekt zmniejszając liczbę aut z 3-4 do jednego, choć z gorszą emisją spalin, ale jednego.

Najniższa emisyjności mają samochody z instalacją LPG. Logicznym wnioskiem jest to, że powinny zostać wyłączone z zakazu, nawet jeśli są to samochody 20 lub 30 letnie. Dla niektórych mieszkańców powinno być to 10 lat (mniej zamożni, zawody szczególnie 
istotne, a mało płatne np nauczyciele, pielęgniarki, rodziny 3+).

Rozwiązanie to jest wykluczające dla mniej zamożnych. Nie uważam go za dobre. Jeśli decydujemy się na SCT, to wykluczenia powinny się koniecznie znaleźć i dobrze, że są już pierwsze pomysły. Bezwględnie wyłączeni z 
tych zasad powołani być kierowc posiadający krakowską kartę rodzinną. Jest to często równoznaczne z podróżowaniem w minimum 4 
osoby, dlatego tacy kierowcy już dzisiaj ograniczają ślad węglowy wyklinający z podróży per osobą.

1.5.25 13:42:53 Żadnych granic , żadnej strefy Euro  1 dla diesla i euro 1 dla benzyny Dla mieszkańców krakowa i całej aglomeracji krakowskiej Złe rozwiązanie Osoby zamieszkujące okolice krakowa również powinny mieć prawo do swobodnego przemieszczania się w jego obrębie 
1.5.25 13:51:14 Tylko Stare Miasto powinno być objęte SCT. Strefa powinna obejmować Tylko Stare Miasto więc dojazd do parkingow nie będzie problematyczny dla chętnych. Euro IV dla diesla i benzyny dla mieszkańców miasta i okolicznych gmin będzie uczciwym rozwiązaniem. JESLI NORMT BEDA PODWYZSZANE POWINNY BYC DOPLQTY DO SAMOCHODOW 

NOWYCH I UZYWANYCH OD MIASTA.
Mieszkańcy Krakowa powinni się poruszać w strefie każdym pojazdem bez ograniczeń. To jest oszustwo i złodziejstwo. Wjazd do Krakowa powinien być bez ograniczeń dla mieszkańców miasta i okolicznych gmin. Nie dla strefy SCT w Krakowie, mieszkańcy powinni się poruszać swobodnie po mieście swoimi pojazdami niezależnie od norm.

1.5.25 14:01:10 Strefa A płatnego parkingu w Krakowie w 1 fazie - 2025-2030
Strefa B płatnego parkingu w Krakowie w 2 fazie - 2030-2035 
Strefa C i cały Kraków od 2035 roku
Powinnismy dać ludziom 10 lat na wymianę aut, które wg Cpik średnio mają 14 lat. 

Tak. Wszystkie Parkingi P+R Uważam jak w 1 punkcie. Bez żadnych wyłączeń , proste 3 fazy wejścia w życie. Jeśli chcemy być Eko to nie możemy płacić żeby nie być Eko, to wbrew logice ustawy

1.5.25 14:02:17 Tylko I Obwodnica.Zwolnienia dla niepełnosprawnych.oraz od 65r.życia . Łagodniejsze normy do 2035r. Wszyscy do 2035r. To jest skłócenie i zróżnicowanie społeczeństwa!Oraz pozbawienie dostępu do lekarzy,szpitali,szkół,pracy, 
teatrów,przedszkoli,kin.Spowoduje to wykluczenie komunikacyjne dużych grup społeczeństwa

1.5.25 14:08:54 Jeśli juz to powinna być na wzór niemieckich Umweltzone - Strefy wjazdu w zależności od spełnionej normy Euro. Jeśli już to powinna być na wzór niemieckich Umweltzone - Strefy wjazdu w zależności od spełnionej normy Euro. Jeśli juz to powinna być na wzór niemieckich Umweltzone - Strefy wjazdu w zależności od spełnionej normy Euro. Nie 5 lat ,a do momentu zezłomowania pojazdu. Większość pojazdów 15-20letnich jest 
w bardzo dobrym stanie technicznym. 

Nie zgadzam się z tym. Jest to powielenie teraźniejszej strefy parkowania. Jest to przejaw iż istotą SCT nie jest czyste powietrze a podreperowanie budżetu miasta. Po opłaceniu nagle samochód staje 
się "czysty"

Jeśli juz to powinna być na wzór niemieckich Umweltzone - Strefy wjazdu w zależności od spełnionej normy Euro. 

1.5.25 14:19:22
1.5.25 14:31:51 proponowane granice strefy II obwodnica

Ewentualnie należy rozważyć progresywne strefy:
w obszarze II obwodnicy - wymogi jak w projekcie
w obszarze II obwodnicy - złągodzone wymogi (Euro 6 dla diesli itp)

Wymogi są zbyt wyśrubowane. Przykładowo dla silników diesla norma EURO 6 w zupełności wystarczy Auta nabyte przez mieszkańców Krakowa przed wprowadzeniem strefy powinny być 
dożywotnio wykluczone z ograniczeń.

To rozwiązanie to klasyczny podatek od biedoty.
Po zapłaceniu spaliny nagle już nie szkodzą?

Pojazdy posiadane przez mieszkańców Krakowa w momencie wprowadzenia strefy powinny być dożywotnio wykluczone z ograniczeń - 
prawo nei powinno działać wstecz

1.5.25 14:36:03 Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.
Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.
Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych , rozbudowę sieci drogowej (w 
tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).
Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.
W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie 
normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.
Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.
Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero 
w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.
Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.
Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa 
pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).
Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.
W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym 
środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i 
potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.
Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 
Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z 
dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.
Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 
Właściciel samochodu nigdy nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, 
gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść 
przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów 
nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.
Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.
Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 

 norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi 
powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie.
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji. 

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

1.5.25 14:37:40 Uważam że nie powinno się jej wprowadzać. Dlaczego ludzie, którzy mają kiepskie połączenia transportowe z Krakowem mają zostać zmuszeni do dodatkowych opłat, gdy nie stać ich na zakup drogiego auta 
spełniającego wymogi, a dojazd z ich okolic w promieniu 40 km od Centrum Krakowa liniami ALD trwa prawie 2h?! Czy to normalne, że 40 km jedzie się prawie tyle ile pociągiem do Warszawy dystans 300km? 
Trochę się zastanówcie nad sensem tych ALD, bo opcja kilku przesiadek może być atrakcyjna tylko dla emerytów, którzy moja 40 km jechać prawie 2h.

Mam pytanie - czy macie już metro w Krakowie? Jeżeli uważacie, że macie to wtedy zacznijcie się porównywać do czołowych 
metropolii w Europie. Gdy przyjeżdżam do Warszawy to mam bilet za 4,40 na 75 min, a w Krakowie mam bilet 29 min za 4,00 zł. Jak 
zrobicie metro do Prokocimia i na Górkę to wtedy P&R ma sens. Ja widzę nowoczesna komunikacje w Krakowie, gdy jadę tramwajem 
ul. Starowislna...

Gdyby ludzo było stać na drogie auta, to nie jeździliby starymi autami. Skoro ich nie stać to niech jezdza komunikacją, która nie jest żadna ciekawa opcja, bo dojazd nest za długi. A dlaczego inni przyjeżdżają do Krakowa? Bo tam pracują i świadczą usługi. Wprowadźcie 
to dla całej Małopolski, a nie tylko Krakowa.

Czyli nie chodzi o ekologię, ale o pieniądze tak? W zasadzie to zawsze chodzi o kasę. Parkingi też miały być czynne w godzinach pracy administracji, żeby nie blokować miejsc, a teraz nawet w 
niedzielę chcecie to wprowadzić, bo jak zaczyna brakować kasy to szuka się jej na każdy mozliwy sposób. W Warszawie nie ma płatności za parking w sobotę. Czyli jednak można, co?

Zastanówcie się kilka razy, bo jak malarze, tynkarze, kierowcy, sprzedawcy owocow, dzięki których przedsiebiorczosci macie znacznie taniej 
kupią sobie drogie auta spełniające limity to za ich usługi zapłacicie kilkaset procent więcej. Rower to fajna opcja do max 7-8 km. Wystarczy 
mi, że dzięki wizji Krakowa mam kilka przystanków premetra i robiąc zakupy w Galerii słyszę każdy przejazd kupując rzeczy na 1 piętrze. 
Krakow jako miasto nie jest miastem nowoczesnym pod wzgledem transportu. To skansen. Taka jest prawda.

1.5.25 14:44:35 Po pierwsze w ogóle nie powinna powstać SCT w żadnej formie. Po drugie jeśli jest przymus z powodu idiotycznego prawa nadrzędnego, to w interesie mieszkańców jest jej zminimalizowanie np do Rynku 
Głównego lub 1 obwodnicy.

A sąd, UM, dojazd na zabiegi rehabilitacyjne? bardzo mądry pomysł, żeby pacjent z uszkodzoną nogą musiał się przesiadać kilka razy, 
żeby dojechać z P+R np. na Modrzewiową do ortopedy.  A z północy trzeba całe miasto objechać naokoło, żeby do szpitala się dostać? 
pomijając już, ze z szpital w Prokocimiu jest jednym z ostatnich dostępnych miejsc (pod względem dostępności terminów) i dużo 
szybciej można mieć wizytę w innych szpitalach, które nie będą dostępne wg mapki.

Na benzynowe bym nie nakładał żadnej normy, bo nie widziałem nigdy benzynowego auta, które kopci albo śmierdzi. Na oko dużo bardziej szkodzą nowsze, a bardziej wyniszczone, bo 
wszystkie nowe diesle kopcą jak się gaz wciśnie, a stare tylko niektóre. Nowsze silniki mają dużo niższy maksymalny przebieg niż stare, więc standardowe 200tyś km w 5 letnim aucie to 
dużo gorszy stan silnika niż 500tyś w trzydziestolatku, i ten nowszy jest dużo bardziej szkodliwy, bo pali dużo oleju i wypala dpf-a na Alejach 3W. 

W ogóle nie powinna powstać SCT w żadnej formie i nie będzie potrzeba robić następnej 
kasty uprzywilejowanej (tak jak już powstała uprzywilejowana kasta mieszkańców stref 
parkowania, co jest jawną dyskryminacją reszty korzystających z ulic miasta, bo 
pieniądze na utrzymanie tych ulic idą ze wspólnej kasy, a korzystają tylko wybrani)

To jest jawny rabunek, aby za używanie swojej własności (ulice są publiczne i wspólne) pobierany był haracz. Nie powinno być SCT i po problemie z wyborem uprzywilejowanych. 

1.5.25 14:55:33 Ok Ok Wjazd do strefy przez 3 lata od euro 5 koniecznie! Źle . Euro 5 powinno wjeżdżać Euro 5 minimum wjazd
1.5.25 14:58:22 Nie powinno byc zadnej strefy, juz podczas pandemii przy braku ruchu samochodowego w miescie, poziom zanieczyszczen w powietrzu byl taki sam. Kazdy mieszkaniec Krakowa i okolicznych gmin powinien swobodnie jezdzic po miesxie swoim pojazdem bez ograniczen. Nie powinno byc zadnych ograniczen, zyjemy w wolnym kraju. Nie powinna byc wprowadzona zadna strefa a jesli taknto tylko teren starego miasta. To jest zlodziejstwo, okradanie obywateli. Jesli strefa miala by byc wprowadzona w obecnej formie to tylko na terenie starego miasta.
1.5.25 15:05:30 To rozwiązanie uważam za błędne, ponieważ jest sprzeczne z ideą strefy czystego transportu. 
1.5.25 15:05:45 Najpierw należało by zapewnić wszystkim mieszkańcom Krakowa szybki dojazd komunikacją miejską w każde miejsce Krakowa. W tym momencie mieszkańcy Kantorowic i Zeslawic mają do dyspozycji dwa 

autobusy które krążą po okolicznych osiedlach i dojeżdżają sporo spóźnione albo całkowicie opuszczają kursy. Plus jeden autobus lączący z Mistrzejowickiej który jeździ co pół godziny bez możliwości 
połączenia ze stacjami PKP.
Wprowadzenie strefy czystego transportu to zwykła dyskryminacja mieszkańców takich peryferyjnych osiedli. 
Dla mieszkańców tych osiedli jedyny możliwy transport to samochód.

Jest złą propozycją Oczywiście że powinno być zmienione, najpierw zapewnić możliwość komunikacji 
alternatywnej dla aut. W tym momencie jej nie ma

Dyskryminacja! !!!!! Nadal Dyskryminacja tych którzy nie mają dostępu do komunikacji miejskiej

1.5.25 15:06:58 Tak uważa by zmodyfikować obszar czystego transportu. Do trasy zwierzynieckiej , Nowo Bagrowej, Łagiewnickiej i Pychowicka tzw. trzecia obwodnica Krakowska  Przed strefą udostępnienie  bez płatnych  parkingów za wysokie są wymogi emisyjne, na początek powinno być na benzyne do EURO 2  a dla Diesel EURO 3 . I dla czego samochody o małej pojemności silnika są zrównane z samochodami z 
dużą pojemnością silnika dużo spalające. 

umożliwienie zaparkowania przed strefą na bezpłatnych parkingach  Służby mundurowe, ponieważ wielu żołnierzy przyjeżdża z poza Krakowa na Jednostki Wojskowe które znajdują się na Krakowie.

1.5.25 15:12:27 Auta z katalizatorem i dpf mają prawo wjazdu inne nie . Wystarczy slontrolowac te kopcące bez Powinny móc wjechać bo to turysci i ludzie pracujacy w krk i robiacy zakupy wiec go utrzymujacy
1.5.25 15:13:59 Strefa jest zbyt daleko restrykcyjna. W żadnym europejskim mieście nie ma strefy która efektywnie obejmuje PRAWIE całe miasto, taka jest propozycja SCT. Strefa powinna być ograniczona maksymalnie do 

drugiej obwodnicy Krakowa czyli centrum. Obecne parkingi P+R nie są wstanie przejąć takiej ilości samochodów które pojawią się z ościennych gmin (pominę fakt iż jest ich za mało). 

Kraków ma jakaś tendencje to popadania w skrajności. Zabronione zostały kominki na drewno (jako jedyne miasto w Polsce i Europie) które zgodnie z wytycznymi UE są uważane za odnawialne źródło Energi i 
połowią Skandynawii ich używa bez wpływu na jakość powietrza. Może warto posypać głowę popiołem i nie proponować kolejnego ekstremum?

Proponuje zaadoptować rozwiazanie znane z Genewy. Zakaz wjazdu obejmuje tylko dni w których jakość powietrza jest zła. W zależności ile norma jest przekroczona coraz nowsze samochody dostają zakaz 
wjazdu. Rozwiązanie to gwarantuje zagwarantowanie zasady proporcjonalności. Przecież latem stan powietrza w Krakowie nie przekracza norm. Tylko w zimie są problemy, wiec ktoś po co zmuszać kogoś kto 
ma diesla z EURO4 do wymiany jak wystarczy że 4 dni w zimie skorzysta z transportu publicznego? 

W kwestii bycia transparetnym sam poruszam się po Krakowie rowerem nawet w zimie gdy nie ma za dużych mrozów, ale jednocześnie wiem że od czasu do czasu jest potrzeba skorzystania z samochodu i 
uważam za poroniony pomysł żebym nagle wymieniał samochód żeby 15 razy do roku wjechać do centrum coś załatwić...

To jest za mało. Sądy, policja, szkoły przecież ludzie którzy mieszkają gminach pod Krakowem muszą dojechać do licznych urzędów 
powiatowych. Pozatym np. jest Krakowski Ośrodek Rehabilitacji Wieku Rozwojowego na Pruchniczej gdzie uczęszczają dzieci ciężko 
chore spoza Krakowa. Czy mamy karać takie rodziny (jakby już naprawdę nie mieli pod górkę) i zmuszać żeby na mrozie poruszali się z 
chorymi dziećmi publicznym transportem. Naprawdę nie da się robić takich wykluczeń bo jest ich za dużo.

Zbyt rygorystyczne. EURO4 diesel powinien móc wjechać. Ten okres wyłączenia jest bez sensu. Czy za 5 lat każdego Polaka będzie stać na 
samochód elektryczny? To jest tzw. kick the can down the road, czyli tylko odkładamy 
problem trochę w czasie.

Oceniam że autorowi projektu chodzi o napchanie budżetu Krakowa a nie na poprawie czystego jakości powietrza w Krakowie. Wyjątki powstają zwykle gdy pierwotny plan ma wady które trzeba naprawiać. Lista wyjątków jest na tyle długa że jednoznacznie wskazuje 
że łata się dziury. Zaproponowałem proste rozwiązanie w punkcie 1 które nie powoduje konieczności sprzedaży setek tysięcy samochodów, 
dewastując budżety domowe najmniej zamożnych a jednocześnie osiąga główny cel jakim jest poprawa jakości powietrza. 



1.5.25 15:18:24 Strefa czystego powietrza powinna obejmować tyko centrum Krakowa - do drugiej obwodnicy Jest potrzeba wydzielenia bezpłatnych miejsc parkingowych przed strefami. Powinno się kierować ilością spalania paliwa i wielkością silnika a nie rokiem produkcji. czyli chodzi wam tylko o pieniądze, jak złupić obywateli a nie o czyste powietrze. Działa lobby. Wyłączenie dla służb mundurowych. 
1.5.25 15:20:35 SCT niech obejmuje teren wokół Rynku Głównego. Granicą niech będą Planty. Cały Kraków powinien być dostępny dla ludzi. SCT powinna obejmować Rynek Główny z Plantami. Emisja Euro nic nie znaczy. Są auta stare i emitują mniej zanieczyszczeń niż nowe. To jest tylko podział na bogatych i biednych. Okres ten powinien wynosić 100 lat. Płacić haracz za wjazd do miasta? Nigdy w życiu. Politycy i urzędnicy powinni mieć zakaz wjazdu do miasta. 
1.5.25 15:22:25 Tylko centrum miasta Wjazd dla silników benzynowych zasilanych LPG. Obniżenie progu dla aut zasilanych silnikiem benzynowym. Otwarcie możliwości dostosowania auta. Zamiast dofinansowania do nowego auta to jeszcze zapłać biedaku.
1.5.25 15:26:06 SCT powinno być ograniczone tylko i wyłącznie do niewielkiego obszaru takiego jak stare miasto! Kraków powinien wprowadzić strefę tylko w obrębie starego miasta. Przykład: w 2024 roku pracownik sekretariatu w szkole nie dostał 

ani złotówki rewaloryzacji wynagrodzenia i niebezpiecznie zbliża się do najniższej krajowej przy inflacji 4% a rok wcześniej 14 %. Ten 
sam pracownik będzie ZMUSZONY do zakupu nowego samochodu mimo że nie stać tej osoby na artykuły spożywcze.

Każdy Krakowianin powinien mieć możliwość poruszania się po całym mieście. Zwykły haracz i nic wiecej Możliwość nadużyc 

1.5.25 15:35:11 Ścisłe centrum Krakowa Renciści i emeryci 50% stawki. Seniorzy w wieku od 70 lat i posiadający samochód od kilku lat  powinny móc wjeżdżać do strefy bez opłat.
1.5.25 15:42:08 Rozsądne opcje SCT:

1. Wprowadzenie strefy wewnątrz 1 obwodnicy (możliwy jeżdżenie po 1 obwodnicy)
2. Wprowadzenie strefy wewnątrz 2 obwodnicy (możliwe jeżdżenie po 2 obwodnicy)
3. Wprowadzenie stref według parkingów P+R - najbardziej kosztowne rozwiązanie, ponieważ przez wprowadzeniem należy wybudować parkingi oraz ustanowić linie tramwajowe/autobusowe z każdej strony 
Krakowa. W takim przypadku dojeżdża się do granicy strefy, zostawia samochód i przesiada na komunikację miejską ale musi to być dostępne z każdej strony więc aktualnie brakuje kilkunastu parkingów.
Punkty pierwszy i drugi jest delikatnie kosmetyczny ale rozsądny przy aktualnych brakach w infrastrukturze (brak 3 obwodnicy).

Dojechanie do każdego szpitala powinno odbywać się bez przeszkód Na początek powinno zostać wprowadzony wymóg Euro 1 dla wszystkich samochodów aby zwiększyć poziom świadomości takich limitów. Żeby była to strefa czystego transportu a nie 
strefa bogatego obywatela to przy chęci podnoszenia tych standardów (np. po kilku latach) należałoby stworzyć zespół zasad, żeby BMW X7 które pali 15 litrów diesela ale jest z 2024 nie 
miało większych uprawnień do wjazdu niż Tico które pali 6 litrów gazu i efektywnie zanieczyszcza przestrzeń i powietrza w dużo mniejszym stopniu.

Jeśli przez mieszkańców rozumie się np. osoby posiadające karte mieszkańca a nie 
zameldowanie to uważam, że rozsądny czas wyłączenia jeśli rozpocznie się od 
wprowadzenia strefy z np. Euro 1 i później inne limity a nie wystartuje się z 
zablokowaniem młodych samochodów z np. 2010 roku

Jeśli te pieniądze zostaną w 100% przeznaczone na rozwój parkingów P+R przy pętlach tramwajowych, autobusowych to jest to dobre rozwiązanie, ponieważ wpłaty będą realnie wpływać na to, że 
docelowo osoby nie będą musiały wpłacać bo komunikacja się rozwinie

Ten limit też powinien zostać zniesiony dla osób niepełnosprawnych z kartami.
Dla osób biednych typu emeryt posiadających stary samochód, żeby pozwolić im już w spokoju żyć - wpływ zanieczyszczeń takich aut i tak 
jest bliski zeru.

Ogólnie najważniejsze jest to, żeby relatywnie świeżym samochodem dało się przyjechać, zaparkować i podjechać komunikacją miejską. W 
przypadku gdy jest się mieszkańcem, żeby po prostu dało się korzystać z komunikacji miejskiej.
Nie sztuka jest wprowadzić "na oko" taką strefę tak jak to pierwotnie było planowane gdzie strefa miała być wprowadzona według granic 
miasta czyli przypadek w którym nie da się zaparkować i przesiąść na komunikację miejską co jest pomysłem po prostu nieprzemyślanym 
lekko ujmując.
O czym należy pamiętać, bardzo ważne jest poprawne oznakowanie tej strefy, w Polsce, również w Krakowie bardzo często jest problem z 
niepoprawnym oznakowaniem a jeśli już złoży się wniosek o poprawę to często trzeba czekać kilka lat na poprawę - przy wprowadzaniu 
nowej strefy pasuje to dobrze zaprojektować a nie tak byle jak to zrobić.

Pozdrawiam 
1.5.25 15:42:34 Proponuję aby objąć ja jedynie stare miasto Uważam że to znacząco ogranicza możliwość poruszania się Standard euro Utrzymanie Kolejny podatek i co on przyniesienie? Uważam że cała zmiana jest szkodliwa 
1.5.25 15:44:03 Moja propozycja granic SCT to obszar ścisłego centrum Krakowa ograniczający się do wewnętrznej części Aleji Trzech Wieszczów, lub uwspólnienie strefy czystego transportu i strefy parkingu miejskiego (A 

oraz B). Pozwoliłoby to jednocześnie na dokonanie optymalizacji kosztowych w zakresie weryfikacji naruszeń założeń Strefy Płatnego Parkowania i wjazdu do SCT. 

Jednocześnie obszar strefy SCT musi być skorelowany z gęstością siatki połączeń ZbiorKom aby zapewnić alternatywne dostępy dla mieszkańców i ludności napływowej. 

Objęcie Park and Ride na Górce Narodowej wyjątkiem jest absurdalne i pokazuje niekompetencje po stronie osób formułujących 
projekt uchwały o SCT. Nie rozpoczyna się wprowadzania tak agresywnej uchwały dla życia mieszkańców od ustanawiania wyjątków. 
To takie punkty jak wskazane w rozporządzeniu winny dyktować ramy terytorialne dla Strefy! Z biegiem czasu w toku wniosków 
formalnych lista wyjątków będzie się powiększać stąd jesteśmy skazani na wysokie koszty obsługi administracyjnej tego 
rozporządzenia (administracja UMK w zakresie prac nad nowelizacją rozporządzenia oraz koszty związane z weryfikacją). W tym 
miejscu rozporządzenie powinno określać sposób weryfikacji tych przejazdów do miejsc będących wyjątkami. Jaki mechanizm 
sprawdzania będzie kierował tym zapisem. 

Jednocześnie zaznaczam że takimi wyjątkami powinny być objęte:
1. kluczowe ośrodki handlowe (Galerie i sklepy wielkopowierzchniowe jak M1 lub CH Zakopianka) - mając na względzie iż dzięki temu 
ludność podmiejska ograniczy ilość pieniędzy wydawanych na terenie miasta Krakowa, co w pośrednim stopniu będzie miało wpływ 
na budżet miasta Krakowa 
2. kluczowe ośrodki Kulturowe (Tauron Arena, Muzea, Stadiony Sportowe, itp.) - Kraków jest miastem kltury, co tydzień przyjeżdżają 
tutaj ludzie chcący zażyć rozrywki. Wprowadzając takie ograniczenia lub dodatkowe koszty (czasu i transportu taksówkami) ilość osób 
przyjeżdżających na występy, wystawy i mecze sportowe ulegnie erozji. Widzę bezpośredni wpływ na wpływy do budżetu miasta z 
podatków. 
3. Placówki Oświatowe - placówki oświatowe są dotowane w korelacji z ilością uczniów. Wg. danych z rekrutacji do szkół średnich z 
2022 roku około 6000 kandydatów to krakowskich placówek oświatowych stanowiły osoby zamieszkujące tereny podmiejskie. Jest to 
na tyle znacząca liczba, że będzie konieczność zamykania szkół w Krakowie co nie jest wspierane przez niż demograficzny. 

Najważniejsza rzecz w tym zakresie to uproszczenie, które jest stosowane w tym obszarze. Jeśli mówimy o "czystym transporcie" powinniśmy wprowadzić parametryzacja emisji CO2 a 
nie normę Emisji Spalin. Jest to o tyle absurdalne, iż norma emisji spalin jest ściśle skorelowana z wiekiem technologicznym pojazdu. Tzn nie ma praktycznej możliwości wprowadzenia 
starego samochodu do wyżej normy emisyjnej zachowując rozsądne wydatki kosztowe. Dla przykładu mamy samochód z roku 2018 - 2025 Mercedes-Benz G63 AMG, który generuje 
pomiędzy 299 - 399 g/km CO2 spełniający normę Euro 6, który znacząco bardziej wpływa na zanieczyszczenie powietrza niż Subaru Forester z roku 1999 (Norma Euro 2 i 230 g/km emisji 
CO2). 

W związku z powyższym skoro i tak Kraków musi zbudować osobny system weryfikacji pojazdów proponuje się korelacje parametrów emisji CO2 w g/km i wprowadzenie tutaj normy 250 
g/km jako warunek optymalizujący. W ten o to magiczny sposób nie będziemy mieć problemów polaryzacji społeczeństwa i wjazd do miasta nie będzie jedynie dla bogatych, bo to nie na 
bogatych to miasto zostało zbudowane. W mojej opinii stosowanie obecnego standardu wymagań dla pojazdów jest dyktowane dyktatem UE, które ma na celu masową produkcję 
samochodów elektrycznych (których ślad węglowy znacząco przewyższa ślad węglowy samochodu spalinowego).  

Pierwsza rzecz to powinien być okres przejściowy, a nie pół roku tylko minimum 3 lata. 
Czym to argumentuje? Otóż przeciętnie najtańszy samochód spełniający normę Euro 6 
kosztuje około 30 000 - 40 000 zł brutto. W związku z czym szacunkowo przy założeniu 
iż taki samochód musi kupić osoba zarabiająca średnią krajową 5300 Netto, osoba ta jest 
w stanie odłożyć miesięcznie między 500 zł - 1200 zł (obliczone na podstawie kosztów 
życia opublikowanych przez GUS). Z prostej matematyki wynika iż na odłożenie na taki 
wydatek konieczne jest między 30 - 40 miesięcy. 

Wyłączenie spod wymogów SCT powinno mieć dwa warianty:
1. Wprowadzamy vacatio legis na okres minimum 3 lat i postępujemy w sposób kroczący 
tzn co roku odcinamy troszeczkę od normy emisji CO2 w g/km 
2. Wprowadzamy okres wyłączenia dla mieszkańców Krakowa (obowiązek meldunku) 10 
lat, 5 lat dla Województwa Małopolskiego i wprowadzamy agresywne wytyczne dla osób 
spoza województwa. Wszystko w oparciu o zaproponowaną normę emisji CO2 w g/km. 

Jednocześnie wprowadzenie takiej normy i vacatio legis pozwoli nam na zbudowanie 
sieci przesyłowych energii elektrycznej przystawanych do samochodów elektrycznych. 

Rozwiązanie jest absurdalne bo kłuci się z założeniem SCT. Rozumiem, że bycie eko można sobie kupić? Brzmi jak ETS. Jest to droga do podniesienia cen towarów i usług dla konsumentów i kolejny 
podatek, który zostanie na nich przerzucony. 

Pojazdy Zabytkowe powinny być wyłączone z tego zakresu ponieważ jest to dobro narodowe i nasza kultura. Samochody takie powinny 
mieć możliwość jeżdżenia zawsze bez ograniczeń i dodatkowo mieć możliwość jeżdżenia bus pasem, aby ograniczyć emisję spalin (im 
szybciej przejedzie tym mniej wygeneruje). 

1.5.25 15:57:38 Nie poważne  przepisy . Poczekajmy 5 lat i wszystkie starsze pojazdy wylądują na złomie . Przecież nikomu nie bedzie się opłacało naprawiać zgnitego pojazdu , bo taniej bedzie kupić nowszy. Każdy mieszkaniec miasta  powinien mieć możliwość wjazdu do strefy, oraz osoby zameldowane poza miastem ale pracujące na 
terenie miasta .

Euro 2 dla benzyny , lpg nawet euro 1 , Diesel - tu faktycznie problem ale jakoś trzeba pomóc a nie szkodzić może euro 4 Dodać zapis oraz osób pracujących na terenie strefy dojeżdżających własnym pojazdem - 
udokumentowany okres pracy ,

Haracz, bo jak to inaczej nazwać , za darmo - wymogi,  z haraczem  spełnia wymogi. tak w skrócie to można podsumować , a co z tymi co co dzień dojeżdżają do pracy ? 500 miesięcznie z porfela 
przy najniższej krajowej???

Rolnicy , dostawcy towarów ??? To będzie wylanie dziecka kąpielą nic innego .

1.5.25 16:05:01 Uważam, że powinna być jak najmniejsza, tak aby tylko wypełnić wymóg jej stworzenia Cały Kraków powinien być dostępny dla każdego, a nie tylko wybrane miejsca W głowie mi się nie mieści jak można tak wywindować dozwolone normy. Jestem za tym aby jak najbardziej je obniżyć. Uważam, że powinien ten okres zostać wydłużony do 500 lat Popieram. Np. w postaci 1zł na rok
1.5.25 16:08:09 Uważam, że wprowadzenie SCT jest złym pomysłem z następujących powodów:

1. Jest to niesprawiedliwe, dlatego że nie będą mogły wjeżdżać do Krakowa osoby które swój samochód który nie będzie spełniał norm kupiły legalnie, zapłaciły wszystkie podatki i opłaty, a samochód ma 
ważny przegląd i homologację. W momencie kupna nikt im nie mówił że kiedyś nie będą mogły nimi jeździć. Jest to jawne działanie prawa wstecz.
2. Stracą na tym najbiedniejsze osoby bo to one jeżdżą starszymi autami.
3. Stare auta i tak odchodzą w naturalny sposób
4. Jak pokazała pandemia, samochody nie mają tak dużego wpływu na zanieczyszczenie powietrza.

Jako mieszkaniec Krakowa jestem przeciwko wprowadzenia jakiegokolwiek wariantu SCT
1.5.25 16:09:34 nie zgadzam się na jakąkolwiek segregacje ekonomiczną ludzi, ze względu na posiadany samochód też si nie zgadzam. To jest sprzeczne z prawem i konstytucją! Wszystkie miejsca w Krakowie poza plantami i starym miastem są ważne dla mieszkańców i powinny być dostępne, ponieważ 

jesteśmy wolnymi ludźmi i mamy prawo wszędzie być i jechać legalnie posiadanym samochodem z przeglądem. 
Każdy samochód kupiony i spełniający co roku warunki przeglądu technicznego, ma prawo jeździć do końca jego eksploatacji ponieważ to są prawa nabyte obywateli, których próbujecie 
podstępem pozbawić ludzi. To jest nowy komunizm jeśli obywateli państwo pozbawia ich praw odgórnie.

do śmierci technicznej samochód ma prawo jeździć. Jak podatki będą niskie, ludzie będą 
się bogacić to sami wymienią samochody na nowsze. nie potrzeba do tego zbędnej 
sztucznie narzucanej administracji i  pozbawiania ludzi ich praw do korzystania z ich 
własności.

dodatkowy podatek by urzędnicy na górze kupili kilka dodatkowych limuzyn. uważam, że gminy ościenne, do okoła Krakowa powinny powołać taką samą strefę i wtedy należy rozmawiać o jej likwidacji, by i 
mieszkańcy Krakowa mogli wyjechać z miasta bez dodatkowych opłąt zwanych potocznie mytem! jest to po prostu kolejny 301 podatek w 
tym kraju.

1.5.25 16:14:57 Nie widzę sensu wyznaczania granic. Strefa zniszczy krakowskie biznes. Handel, usługi czy gastronomia opierają się na osobach przyjezdnych. Jeśli samochód jest sprawny. Jego czystość spalin jest zgodna z homologacją z jaką został wyprodukowany to powinien być wpuszczony do miasta. Jakości spalin powinna pilnować policja 
oraz stacje kontroli pojazdów. 

Brak strefy dla wszystkich. Wiele osób mieszka w miejscowościach pod Krakowem i na 
codzień musi dojechać do pracy. 

Beznadziejne rozwiązanie. Nie powinno być dyskryminacji. 

1.5.25 16:23:30 SCT powinna obowiązywać wewnątrz drugiej obwodnicy Krakowa. W przyszłości mogłaby być rozszerzona, po domknięciu trzeciej obwodnicy. Ograniczenia są poprawnie zaproponowane, ale nie powinno być wyjątków w postaci opłat. Nie powinno być takich wyłączeń - albo wszyscy albo nikt. To jest całkowicie nieakceptowalne. Pojazdy specjalnie oczywiście tak, ale wyłączeń powinno być jak najmniej. W szczególności nie powinno być różnic ze względu na miejsce 
zamieszkania. 

1.5.25 16:24:17 Nie, proponowanej granicy strefy nie należy modyfikować. Mydlniki Wapiennik P+R Proponowane wymagania dotyczące standardu emisji Euro są krokiem w dobrym kierunku, jednak należy je odpowiednio dostosować, aby zapewnić równowagę między ochroną 
środowiska a potrzebami mieszkańców i przedsiębiorców. Okres pięcioletniego wyłączenia spod wymogów SCT dla mieszkańców Krakowa wydaje się zbyt długi. Moim zdaniem lepszym 
rozwiązaniem byłoby skrócenie tego czasu do dwóch lat, co pozwoli na szybsze wprowadzenie zasad SCT i osiągnięcie celów ekologicznych.

Jeśli chodzi o standard emisji Euro, uważam, że należy wprowadzić jasno określone terminy dostosowania się do wymogów – np. stopniowe podwyższanie minimalnych standardów 
emisji w ciągu kilku lat. W ten sposób mieszkańcy i przedsiębiorcy będą mieli więcej czasu na dostosowanie się, ale jednocześnie proces ten będzie postępował szybciej niż obecnie 
zakładane 5 lat.

Proponuję wprowadzenie krótszego okresu przejściowego dla mieszkańców Krakowa, np. 
dwóch lat zamiast pięciu, mogłoby być bardziej zbalansowane i sprawiedliwe, a 
jednocześnie zachęcać do szybszego dostosowania się do nowych zasad strefy czystego 
transportu (SCT).

  Argumenty za skróceniem okresu przejściowego do 2 lat:1.Szybszy wpływ na poprawę 
jakości powietrza: Dłuższy okres przejściowy (5 lat) może opóźnić osiągnięcie celów 
środowiskowych. Skrócenie tego czasu zmotywuje mieszkańców do wcześniejszego 

  przejścia na bardziej ekologiczne pojazdy.2.Zachowanie równowagi społecznej: 
Pięcioletnie zwolnienie może być postrzegane jako zbyt daleko idące ustępstwo, które 
utrudni wprowadzenie zasad SCT. Dwulatka mogłaby być lepszym 

  kompromisem.4.Przykład dla innych miast: Kraków, jako jedno z pierwszych miast w 
Polsce wprowadzających SCT, powinien wyznaczać ambitne standardy.

Oceniam to rozwiązanie negatywnie. 
Lista wyjątków zawarta w propozycji nowych zasad SCT w Krakowie wydaje się być wystarczająca, ponieważ uwzględnia szczególne 
przypadki, takie jak pojazdy specjalne, zabytkowe czy historyczne. Zwolnienie pojazdów należących do mieszkańców Krakowa na okres 
pięciu lat jest dość długim okresem, który mógłby opóźnić osiągnięcie celów ekologicznych. Moim zdaniem lepszym rozwiązaniem byłoby 
skrócenie tego okresu do dwóch lat, aby zachęcić mieszkańców do szybszej wymiany pojazdów na bardziej ekologiczne.

Dodatkowo warto rozważyć wprowadzenie okresowych zwolnień dla lokalnych przedsiębiorców, szczególnie tych korzystających z 
pojazdów o niższej emisji. Dzięki temu możliwe byłoby wsparcie lokalnej gospodarki, jednocześnie promując bardziej ekologiczne 
rozwiązania w transporcie.

1.5.25 16:48:08 Inne szpitale, zwłaszcza specjalistyczne, pogotowia ratunkowe, urzędy, sąd. Starsze małolitrażowe samochody jak np. VW Lupo emitują nawet 10-krotnie mniej spalin niż nowe SUV-y. SUV-y wjadą, Lupo nie. Gdzie tu sens? Mieszkańcy Krakowa płacący podatki w Krakowie powinni być wyłączeni spod wymogów 
STC bezterminowo.

Czyli „opodatkowane” spaliny nie szkodzą? 
Dyskryminacja ze względu na majętność.

A co z seniorami, kobietami ciężarnymi czy np. matkami kilkorga małych dzieci?

1.5.25 16:51:29 Granice SCT powinny być ograniczone od ścisłego centrum miasta, np. obszar strefy płatnego parkowania A. Nieakceptowalna jest sytuacja w której osoba z poza miasta nie może dojechać do parkingów P&R gdyż zabrania mu tego SCT, a 
według propozycji uchwały niemal wszystkie P&R znajdować się będą w strefie co w oczywisty sposób doprowadzi do wykluczenia 
komunikacyjnego wielu ludzi. Do wszystkich P&R powinien być swobodny dostęp, jak również do pętli autobusowych, tramwajowych 
czy stacji kolejowych.

Zaproponowane wymagania roku produkcji samochodu są zbyt restrykcyjne biorąc pod uwagę fakt że średni wiek samochodu w Polsce to 15,9 lat (raportu Europejskiego Stowarzyszenia 
Producentów Samochodów (ACEA). Minimalna dopuszczalna norma powinna zostać zmieniona na euro 3 (samochód benzynowy) i euro 4 (samochód z silnikiem diesla). 

Z SCT powinny zostać wykluczone pojazdy zakupione przed uchwaleniem ustawy o SCT, 
gdyż prawo nie powinno działać wstecz, nie można zabraniać poruszania się pojazdem 
którego zakup został dokonany przed wprowadzeniem SCT.

Nie jest to optymalne rozwiązanie, starszymi samochodami poruszają się osoby których najczęściej nie stać na nowy więc wprowadzenie opłaty pogorszy ich sytuację materialną. Osoby które 
dojeżdżają do Krakowa do pracy/szkoły powinny mieć taką możliwość bez opłat.

SCT nie powinno funkcjonować w godzinach nocnych, w niedziele i święta ze względu na ograniczone funkcjonowanie komunikacji 
zbiorowej nie pozwalającej na sprawne przemieszczanie się w tym czasie po mieście, w szczególności na obszarach peryferyjnych.

1.5.25 16:53:34 Powinna zostać wprowadzona wersja minimum: SCT wewnątrz II obwodnicy.
Z wymogiem normy euro 3, obowiązująca jedynie w dni robocze od 7 do 19 z wyłączeniem wakacji. Wchodząca od 2030 roku.
Za obwodnicą wjazd/wyjazd dla każdego auta bez opłat i bez względu na normę euro.

Docelowo Likwidacja strefy SCT.

Urzędnicy - powinni mieć całkowity zakaz wjazdu do strefy SCT za wyjątkiem rowerów i hulajnóg pozbawionych napędu elektrycznego. Każde auto LNG/Benzyna/Diesel spełniające normę euro 3 powinno móc wjeżdżać bez ograniczeń i opłat do strefy. 
Stałe wymogi, brak wykluczanie kolejnych aut co dwa lata.

Okres wyłączenia spod wymogów SCT powinien obowiązywać każde auto należące do 
osób spoza Krakowa i krakowian. 
Stałe wymogi, brak wykluczanie kolejnych aut co dwa lata.
Każde auto LNG/Benzyna/Diesel spełniające normę euro 3 powinno móc wjeżdżać bez 
ograniczeń i opłat do strefy. 

Wasza wersja to wykluczenie obywateli RL mieszkających poza Krakowem. Granica SCT powinna iść wewnątrz II obwodnicy.
Z wymogiem normy euro 3, obowiązująca jedynie w dni robocze od 7 do 19 z wyłączeniem wakacji. Wchodząca od 2030 roku.
Za obwodnicą wjazd/wyjazd dla każdego auta bez opłat i bez względu na normę euro.

Każde auto LNG/Benzyna/Diesel spełniające normę euro 3 powinno móc wjeżdżać bez ograniczeń i opłat do strefy.
Natomiast należy wyeliminować najbardziej trujące auta elektryczne zasilane prądem z węgla.

1.5.25 17:02:25 Strefa powinna być ograniczona II obwodnicą (ATW itd.). W żadnym wypadku nie powinna obejmować całego miasta. Obszar powinien być znacznie większy i nie ograniczać się do pojedynczych obiektów. Jako mieszkaniec Krakowa chcę mieć możliwość 
dojazdu w znaczną większość miasta moim samochodem. 

Wymagania wobec diesli są zbyt wyśrubowane. Euro 5 to powinien być minimalny poziom umożliwiający poruszanie się po strefie na zawsze. Opłata jest zdecydowanie zbyt wysoka. Powinna być ona porównywalna do opłat np. za parkowanie. 

1.5.25 17:29:56 Strefa czystego transportu jest nie konstytucyjną łamiąca art 32 Konstytucja art 32 
Radni  chcą złamać prawo do równości traktowa osób .wszyscy powinni być tak samo traktowani i nie ma znaczenia czy mieszka w 
Krakowie czy dojeżdża do pracy która znajduje się na terenie krakowa

Nie można ograniczać osoba wjazdu do Krakowa ,wolność transportu ,własności .wiele osób nie stać na zakup auta by spełniało wymogi radnych a muszą dojeżdżać do krakowa Dyskryminacja osób z poza Krakowa co dojeżdżają do pracy,lekarzy i wielu innych swoich 
spraw załatwiają .sty 32 konstytucji gwarantuje równe traktowanie  

Jest to nie sprawiedliwe odnośnie osób z poza Krakowa co dojeżdżają do pracy która znajduje się na terenie Krakowa .Łamanie konstytucji prawo równości dla wszystkich .stop dyskryminacji osób z 
poza krakowa

Zwolnione powinny być osoby co pracują na terenie krakowa

1.5.25 17:49:48 STOP DLA SCT NA CAŁY OBSZAR MIASTA KRAKOWA !!!!, ZGODA DLA SCT W PIERWSZEJ OBWODNICY.
Powód: ograniczenie, zniszczenie, turystyki, działalności gospodarczych, ograniczenie lub zaniechanie korzystania z wszelkich ośrodków kultury, wykluczenie osób niepełnosprawnych, chorych, starszych, mało 
uposażonych. Zamknięcie dojazdu do galerii, sklepów wielkopowierzchniowych, usług, będą likwidowane z braku klientów co spowoduje mniejsze wpływy do miejskiej kasy, a tym samym spowoduje 
podniesienie wszystkich opłat dla mieszkańców Krakowa

STOP DLA SCT NA CAŁY OBSZAR MIASTA KRAKOWA !!!!, ZGODA DLA SCT W PIERWSZEJ OBWODNICY. 
 J.W.
W XIX wieku Austriaccy inżynierowie stworzyli mapy przewietrzania Krakowa, miejsca w których nie można było budować. Od dwóch 
dekad deweloperzy skutecznie je zabudowują. 

STOP DLA SCT NA CAŁY OBSZAR MIASTA KRAKOWA !!!!, ZGODA DLA SCT W PIERWSZEJ OBWODNICY. 

W stosunku do Polski standard emisji Euro jest wygórowany przez UE. Jako społeczeństwo mamy świadomość czystości powietrza, ale w dłuższym czasie. Nie jesteśmy przygotowani 
finansowo na takie zmiany. Wszystkie dofinansowania przez rząd, samorządy są kroplą w morzu potrzeb.

STOP DLA SCT NA CAŁY OBSZAR MIASTA KRAKOWA !!!!, ZGODA DLA SCT W PIERWSZEJ 
OBWODNICY. 
Konstytucja RP Art. 32 stanowi o równości wobec prawa....

To nie jest rozwiązanie, to są dodatkowe koszty i obciążenie,  galerie, sklepy wielkopowierzchniowe, usługi, będą likwidowane z braku klientów co spowoduje mniejsze wpływy do miejskiej kasy, a 
tym samym spowoduje podniesienie wszystkich opłat dla mieszkańców Krakowa.

STOP DLA SCT NA CAŁY OBSZAR MIASTA KRAKOWA !!!!, ZGODA DLA SCT W PIERWSZEJ OBWODNICY. 

Nie oceniam listy wyjątków ponieważ:

STOP DLA SCT NA CAŁY OBSZAR MIASTA KRAKOWA !!!!, ZGODA DLA SCT W PIERWSZEJ OBWODNICY. 

1.5.25 17:58:34 proponowane granice SCT nie odpowiadają aktualnym  źródłom zanieczyszczenia, należy prowadzić pomiary wiarygodnymi metodami w wielu miejscach, a także uwzględnić emisję ze startujących i lądujących 
samolotów z pobliskiego lotniska w Balicach

to rozwiązanie będzie mieć marginalny wpływ na poziom zanieczyszczeń w Krakowie, więc nie warto go wprowadzać wymagania standardu Euro nie dają gwarancji poprawy jakości powietrza. Auta z Euro 6 emitują szkodliwe substancje (NOx, SOx, węglowodory aromatyczne - benzeny, tolueny i inne), 
gdyż w warunkach miejskich poruszają się niedogrzane. W związku z tym należy poprawić płynność ruchu na krakowskich ulicach, a także kontrolować i wycofywać kopcące  samochody, 
niezależnie od posiadanej homologacji Euro. Należy zachęcać posiadaczy aut do montowania instalcji LPG, gdyż produkty spalania propanu-butanu, są dużo mniej toksyczne niż spaliny z 
benzyny z trującymi dodatkami.

To nie poprawi jakości powietrza w Krakowie, a jest wybiegiem władz na uzyskanie zgody 
na obecną wersję SCT  od mieszkańców Krakowa, którzy mają prawo już teraz wiedzieć, 
ile to będzie kosztować

Negatywnie, np. dostawcy spoza Krakowa doliczą te opłaty do cen swoich towarów i usług, więc dotknie to mieszkańców Krakowa w sposób pośredni  wszelkie reglamentacje, uprzywilejowania i wykluczenia będą generować masę konfliktów, kosztów społecznych i finansowych, a urzędnicy 
udowodnią potrzebę swojego działania

1.5.25 18:24:48 Auta już zarejestrowane powinny być wyłączone z wymogów strefy.
1.5.25 18:35:26 Obszar nie powinien obejmować całego Krakowa, tylko powinien pozwalać osobom pracującym w Krakowie a mieszkającym poza jego granicami wjazd do miasta i zostawienie auta na P+R Więcej P+R, nie tylko Górka Narodowa Średni wiek auta w Polsce to 16 lat. Limitowanie do roku produkcji 2014 diesli eliminuje bardzo dużą ilość aut, które nie emitują tak dużo zanieczyszczeń. Wymagania powinny dotyczyć 

rzeczywistej emisji spalin mierzonej na przeglądzie zamiast roku produkcji czy standardu emisji.
Powinno zostać jak jest. Forma wyłączenia powinna być możliwie prosta do 
zawnioskowania przez mieszkańców.

Jest złe i zupełnie eliminuje sens jakiejkolwiek strefy SCT. Te zanieczyszczenia dalej będą, tylko osoby biedne nie będą mogły sobie na to pozwolić, a osoby bogate potraktują to jako dodatkowa cena 
wjazdu bez wpływu na ich decyzje o zmianie środka transportu. To rozwiązanie powinno zostać zlikwidowane.

Nie widzę sensu wyłączać osoby pojazdy zarejestrowane na kościelne osoby prawne. Prawo powinno ich dotyczyć tak samo jak innych.

1.5.25 18:38:49 Zerowa, obejmująca ewentualnie Rynek Główny Tak są też przychodnie i lekarze na starym mieście Olać to to pic na wodę Tak na dożywotnie Beznadziejne, żadnych ograniczen, elektyki to zło i ich produkcja wytrwarza więcej CO2 Nikt nie powinien być ograniczony, spalinowe samochody są lepsze 
1.5.25 18:42:49 Uważam, że ustanawianie jakiejkolwiek SCT jest działaniem naszych (wybranych przez nas, mieszkańców Krakowa) przedstawicieli a naszą szkodę ekonomiczną a nie ma prawie żadnego wpływu na poprawę 

naszej kondycji zdrowotnej. To jest mam nadzieję tylko moda bo nie chce przypuszczać, że jakaś zmowa. 
Tak, należy wjechać zgłosić wjazd na normalnych, dotychczasowych zasadach. SCT wygląda jak kolejny sposób dojenia obywateli przez 
władze. 

Uważam, że takie działanie to jawna, nieuczciwa i amoralba dyskryminacja. Jeśli już ten nieludzki przepis byłby wprowadzony to należy kupić z własnej kieszeni państwo urzędnicy auta 
takie, które mogą wjechać do waszej SCT każdemu, kto ma potrzebę/chęć przybyć autem do Krakowa!! 

Tak. Nigdy nie powinni mieszkańcy Krakowa mieć takich zakazów i gett jak SCT. 
(dokładnie zresztą jak i maj goście) 

Wyraźnie widzę tu wyłożenie 'kawy a ławę' cały ten projekt to skok na kasę - a niech sobie ludzie ubożeją byleby było modnie, z duchem religii eko no i aby nam nie brakło kasy. Już napisałem - obywatele RP nie mają być dzieleni na takie kasty. Zresztą znów dostaliby po grzbiecie najbiedniejsi np wielodzietne rodziny 
których nie stać nie tylko na teatr, restaurację ale i nowy samochód. Więc muszą jeździć starszym. A to oni swym wysiłkiem finansowym i 
wychowawczym dbają o tych, którzy nie mają dzieci. 

1.5.25 18:43:37 Tak Niejest to dobry pomysł Akto mi da za 5 lat na nowy samochód? Bzdura zapłaci to jux ̌nietruje Cała strefa to bzdura!

1.5.25 18:46:43 Jestem przeciw SCT Jestem przeciw SCT Jestem przeciw SCT Jestem przeciw SCT Jestem przeciw SCT Jestem przeciw SCT, to kolejne chore pomysły które nie służą ludziom
1.5.25 18:46:56 Należy ją zredukować do obszaru wokół sukiennic. Jest wiele miejsc gdzie chociażby odbywa się handel, typu galeria Bonarka, Serenada, galeria Krakowska itp, itd... Miejsca rekreacyjne, 

parking, błonia, rodzina z dziećmi nie przesiądzie się z uśmiechem na twarzy do komunikacji zbiorowej chcąc odwiedzić w weekend 
Muzeum czy jakieś miejsce związane z rekreacją...

Wprowadzanie na siłę restrykcji dotyczących norm spalin przez samochody w czasach gdzie ludzi stać na coraz mniej nie wzbudzi w ludziach pozytywnych emocji tylko złość, wraz z takim 
projektem powinna iść forma dofinansowania do zakupu samochodu spełniającego ów normy spalania większość ludzi jeździ samochodami ja jakie ich stać a nie z przyjemności jazdy 
20sto letnim dieslem nie spełniającym wyśrubowanych norm emisji spalin.

Jak wyżej należy wraz z wprowadzeniem SCT wprowadzić dofinansowanie na zakup 
pojazdu spełniającego normy.

Dramatycznie, co to znaczy opłaty za wjazd do miasta? Jakiś luksus wjazd na zakupy czy do muzeum? 

1.5.25 18:47:04 Nie akceptuję zakazu wjazdu dla samochodów na olej napędowy Powinien być możliwy dojazd do wszystkich urzędów szpitali instytucji kultury Powinny wjechać samochody produkowane po 2005 roku nie można wykluczać z dostępności właścicieli którzy mają takie samochody Jest to wykluczenie mieszkańców Krakowa którzy płacą podatki a miasto utrudnia im 
życie

Bzdura miasto szuka pieniędzy i okrada mniej zamożnych Znowu za łapówkę będą załatwiane pozwolenia

1.5.25 18:49:11 Max do drugiej obwodnicy miasta  dla wszystkich bez opłat
1.5.25 18:50:34 Strefa czystego transportu powinna obowiązywać do drugiej obwodnicy. Samochody do 2005 roku produkcji mogą wyjeżdżać do Krakowa Proponuję okres 10lat.
1.5.25 18:54:11 Mieszkancy Krakowa winni mieć możliwość użytkowania w SCT juz zarejestrowanych aut 

nie spełniających jej wymogów, do czasu ich śmierci technicznej lub sprzedania. Nie 
powinno byc zadnego okresu ograniczającego dla mieszkańcow Krakowa, płacących w 
tym miescie podatki.

Totalna bzdura, nie chodzi wiec o poprawe jakosci powietrza tylko o nalozenie na mieszkancow Krakowa kolejnych obciązen finansowych! Mieszkancy Krakowa płacący w miscie podatki nie powinni 
byc zmuszani do kolejnych oplat za uzytkowanie zarejestrowanego juz auta nie spełniającego wymogow SCT tylko powinni móc je uzytkowac do smierci technicznej lub do momentu jego sprzedazy. 

Krakowianie winni byc objęci wyjątkiem bez 5 letniego limitu

1.5.25 18:56:36 - Dla emerytów posiadających auta zakupione przed wprowadzeniem strefy 
zamieszkałych w Krakowie bez żadnych ograniczeń.
-Dla osób niepełnosprawnych, posiadających uprawnienia do prowadzenia pojazdów bez 
ograniczeń.  

Uważam to rozwiązanie za właściwe ale tylko dla mieszkańców Krakowa. Uważam,że pojazdy specjalne i historyczne ni powinny mieć ograniczenia wyjazdu i wjazdu do strefy  dla mieszkańców strefy. 

1.5.25 18:57:47 Dojazd do obecnych i planowanych parkingów P+R oraz przystanków PKP powinien być wyłączony Dojazd do obecnych i planowanych parkingów P+R oraz przystanków PKP powinien być wyłączony Jest ok Jest ok, powinno przyciągnąć nowych podatników do miasta. Super, pomoże podreperować budżet miasta, bez uszczerbku dla mieszkańców. A koszty poniosą auta, które przyjeżdżają z zewnątrz i blokują nasze ulice nie łożąc na infrastrukturę Jest ok.
1.5.25 19:10:05 Nie dla sct
1.5.25 19:24:21 Moim zdaniem stanowczo trzeba ją ograniczyć. W pierwszych 10 latach (do 3035) do obszaru wokół pierwszej obwodnicy. Następnie w kolejnych 10 latach (od 2035 do 2045) powiększać o obszar wokół 2 

obwodnicy. W kolejnym etapem byłoby powiększenie na następne 10 lat (od 2045 do 2055) o obszar trzeciej obwodnicy (może w tym czasie zostanie ta obwodnica wybudowana). Aby ostatecznie po 2055 
powiększyć się do czwartej obwodnicy. Zmiana powinna być ewolucyjna, a nie rewolucyjna.

Nie uważam że zaproponowany obszar jest dobra propozycja (co pisze w odpowiedzi na pierwsze pytanie). Uważam natomiast że 
wyłączeniem jakikolwiek stref powinny podlegać wszystkie dojazdy do Park and Ride, szpitali, sądów, urzędów wojewódzkich i 
powiatowych. Każdy Małopolanin niezależnie od zasobności swojego portfela powinien mieć możliwość dojazdu do tych obiektów 
własnym środkiem komunikacji. W szczególności że tak wiele gmin boryka się z problemem wykluczenia komunikacyjnego, a 
samochód to jedyne rozsądne czasowo rozwiązanie.

Tutaj rozwiązania są również zbyt daleko idące. Wprowadzanie już w lipcu zakazu wjazdu diesli starszych niż 11 lat w kraju gdzie średni wiek samochodu to 14-15 lat oraz 40%-45% to 
samochody wysokoprężne to kolejne wykluczacie mniej zamożnych ludzi. W 2030 poprzeczka również jest ustawiona zbyt wysoko (diesel max z 2018 - 12 lat). 
Dużą hipokryzją jest zmuszanie osób prywatnych do wymiany samochodów na nowsze, a jednocześnie tworzenie wyjątków dla urzędników, sądów, prokuratorów, organizacji czy 
kościołów, itp. gdzie te instytucje często dysponują większymi możliwościami finansowymi niż osoby prywatne.
Moim zdaniem ograniczenia powinny być wprowadzenie w sposób ewolucyjny a nie rewolucyjny:
- od 2025 Euro 4 lub roku produkcji 2005, 
- od 2030 Euro 5 lub roku produkcji 2009, 
- od 2035 Euro 6 lub roku produkcji 2014, 
- od 2040 Euro 6d-TEMP lub roku produkcji 2017
- od 2045 Euro 6d lub roku produkcji 2020.

Przepis powinien obowiązywać wszystkie osoby zameldowane w Krakowie jak i 
wszystkie instytucje (bez włączeń dla urzędników, sądów, prokuratorów, organizacji czy 
kościołów, itp.) lub należy ustanowić dla wszystkich przepis że pojazdy już zresetowane 
w Krakowie przed wejściem uchwały w życie stanowią wyjątek i będą miały prawo 
poruszać się po strefie czystego transportu. Wszystkie samochody zarejestrowane w 
Krakowie po wejściu uchwały w życie będą musiały spełniać normy spalin (lub wymóg 
roku produkcji) aby mogły poruszać się po strefie czystego transportu.

Negatywnie oceniam wprowadzanie możliwości płacenia za możliwość wjazdu samochodem do strefy czystego transportu przez samochody niespełniające wymogi. Albo miasto walczy z 
zanieczyszczaniami albo reperuje swój budżet. Opłata ta dodatkowo obciąży mniej zamożną część społeczeństwa która nie może sobie pozwolić na nowszy samochód.

Jeżeli chodzi o wyjątki osobowo/instytucjonalne to nie powinno być żadnych wyjątków lub wyjątek dla wszystkich pojazdy już zresetowane 
w Krakowie przed wejściem uchwały w życie.
Jeżeli chodzi o rodzaje pojazdów, to wyjątkami powinny być:
- oznakowane samochody policji,
- oznakowane samochody straży pożarnej,
- ambulanse,
- samochody historyczne/zabytkowe
- pojazdy specjalne (Dźwigi i podnośniki, wywrotki , Betoniarki, Cysterny),
- pojazdy specjalne transportujące maszyny budowlane (takie jak: koparki, żurawie, walce)

1.5.25 19:44:43 Tak Tak Niedopuszczalne
1.5.25 19:44:44 Tylko cetrum. Rynek i kilka ulic wokół Nie jest dobra propozycja !!! Euro 4 jak w Niemczech Krakowianie nie powinni. Auta z poza powinny być objęte strefa !! Czyli jak zapłaci to już jest super !!!! Mieszkańcy zawsze powinni móc wjeżdżać !!!
1.5.25 19:46:07 Bez SCT Bez SCT Bez SCT Bez STC Bez SCT bez STC
1.5.25 19:46:48 Żadnej strefy. Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy Łupienie mieszkańców Żadnej strefy.
1.5.25 19:47:32 Żadna strefa !!! Kupcie nam nowe auta !!! Kupcie nam nowe auta Dopłata do kupna nowego auta min.100 000zl !!! Dopłata od państwa do nowego auta 100.000zl Nie zgadzam się na sct !!!
1.5.25 19:59:50 Żadnej strefy!  Nie dla "eko terrorystow"! W Krakowie jest wiele przychodzi jak np.Na Woli Justowskiej ,czy też szpital onkologiczny w samym Centrum Krakowa przy 

ul.Garncarskiej.
Żadnych chorych standardów. Żadnych opłat. Żadnych oplat.  Nonsens 

1.5.25 20:02:27 Nie powinna obejmować Mydlnik. Powinno zostać wydłużone.
1.5.25 20:44:04 nie wyrażam zgody na wprowadzenie strefy czystego transportu nie wyrażam zgody na wprowadzenie strefy czystego transportu popieram kontrolę starych diesli które dymią na kilometr aczkolwiek samochody z nowoczesnymi silnikami (nawet diesla) jeśli są w odpowiedni sposób serwisowane i eksploatowane nie 

są powodem  degradacji środowiska. W naszym mieście nie to jest problemem
strefa czystego transportu nie powinna wejść w życie maszynka do robienia pieniędzy dla urzędników z racji turystycznego charakteru miasta na pewno transport turystyczny, przewóz osób, taxi itp wyłączając oczywiście wszelkiego rodzaju 

tanie przejazdy typu bolt / uber gdzie mamy do czynienia z całą listą łamania przepisów  
1.5.25 20:52:10 Centrum miasta Strefy park&ride Bez sensu, czy po zapalcie już nie wydziela spalin samochód?
1.5.25 21:09:38 Strefa powinna się ograniczyć jedynie do okolic Rynku. Nie powinno  być ograniczen to dyskryminacja Nie mam Kolejna dyskryminacja biedniejszych mieszkańców Negatywnie to kolejna forma dyskryminacji uderzającą w najbiedniejszych Zmieńcie te zapisy ponieważ dyskryminują najbiedniejszych mieszkańców miasta. 
1.5.25 21:25:44 Wg mnie strefa wogole nie powinna istnieć. Moim zdaniem strefa nie powinna być ustanowiona Niecpowinno sie ustanawiać żadnych norm. Wystarczy ze stacje diagnostyczne rzetelnie wykonają swoją pracę i wyeliminują niesprawne auta Jakiekolwiek ograniczenia powinny być ustanowione dopiero wtedy kiedy miasto 

organizacyjnie będzie na to gotowe 
Czyli na wlotowkach będą porobione duże punkty przesiadkowe tzn, parkingi P+R, 
dworce autobusowe, tramwajowe i kolejowe w jednym miejscu

Niecpowinno się karać społeczeństwa za to że jest ubogie Jak napisałem wcześniej 
Miasto nie jest gotowe do stworzenia takiej strefy
A i społeczeństwo również 

1.5.25 21:26:56 Precz ze strefą czystego transportu komuniści!!! Precz ze strefą czystego transportu komuniści!!! Precz ze strefą czystego transportu komuniści!!! Precz ze strefą czystego transportu komuniści!!! Precz ze strefą czystego transportu komuniści!!! Precz ze strefą czystego transportu komuniści!!!
1.5.25 21:27:16 Mieszkańcy spoza Krakowa możliwość wjazdu od minninum! Euro 5
1.5.25 21:34:02 Granica strefy powinna obejmować tylko Rynek Główny. Duży procent ludzi mieszkających poza granicami Krakowa posiada samochody z 

rejestracją KR, KK więc ten projekt dyskryminuje auta z tych samych miejscowości tyle że 
z tablicami powiatowymi. 

Wychodzi na to że pieniądze potrafią oczyścić spaliny aut nie spełniający norm euro zapisanych w projekcie SCT. Pojazdy zabytkowe/historyczne powinny być całkowicie wyłączone z tego ograniczenia, ponieważ  jest to promil pojazdów jeżdżących po 
krakowskich ulicach. 

1.5.25 21:35:42 Należy dopisać, że Mieszkańcy Krakowa pojazdami niespełniającymi założonych norm nie mogą wyjechać poza granice Krakowa, bo to narażałoby mieszkańców gmin ościennych na trucie ich. Zła propozycja, bo nie jeden jest szpital w Krakowie Mieszkańcy Krakowa lubią Święże Bułki. Przenica nie rośnie w Krakowie. Jeśli SCT ma dotyczyć tylko niemieszkanców, to chyba mieszkańcy nie będą jeść bułek wyprodukowanych 
kombajnem bez standardu emiski Euro? To byłoby nieuczciwe

Polska dla Polaków, Kraków dla Krakowian?  To hasła kiboli. Czy w zarządzie sasiadają 
ludzie którzy nie tylko myślą jak kibole, ale również takie ustawy piszą. W Krakowie 
pracują nie tylko Krakusy. Jeśli chcecie być samowystarczalni to nie wyjeżdżajcie na 
granicę Krakowa. Zobaczymy skąd weźmiecie pieczywo?!

Skandal! Chodzi o czyste powietrze, czy o biznes z brudnym powietrzem? Wyjątki to to, że ZUE może smordzic ile wejdzie.

Dlaczego nie było pytania czy SCT powinno być tylko w granicy Rynku Głównego. Tylko i wyłącznie tam. ?!

1.5.25 21:45:49 Powinno 3 lata wystarczyć To złe rozwiazanie, nie powinny absolutnie wjeżdżać 
1.5.25 21:51:05 Maksymalnie do 3 lat Rozwiązanie nie do przyjęcia 
1.5.25 22:08:14 Powinna obowiazywac ścisłe centrum A co jeśli musi się dostać np do adwokata? Nawet nowe auta zanieczyszczaja, elektryki są na 1 miejscu bo skąd mają prąd ? Wydaje mi się że robicie to tylko dla kasa a nie dla strefy czystego transportu.
1.5.25 22:16:01 Dojazd do wszystkich  SOSW (Specjalny Ośrodek Szkolno Wychowawczy) na terenie Krakowa Jest to dyskryminacja osób niezamożnych. Wielu mieszkańców nawet w 5 lat nie zdoła 

uzbierać funduszy na bardziej rkologiczny samochód. 
Jak zapłacisz już nie trujesz? Wszystkie osoby niepełnosprawne, a nie tylko ci z kartą parkingową,powinny być ujęte w wyjątkach. Mam  2 ciężko chorych 

niepełnosprawnych dzieci,ale karta parkingowa im się nie należy wg przepisów. A codziennie je wożę samochodemdo SOSW ,często do 
szpitali,lekarzy,na rehabilitację.... 
i nie, nie mogą korzystać z transportu gminnego osób niepelnosprawnych  do szkół i przedszkoli.

1.5.25 22:32:51 Strefa powinna być ograniczona tylko do ścisłego centrum - do pierwszej obwodnicy. Tak jak w pierwszym pytaniu : Strefa powinna być ograniczona tylko do ścisłego centrum - do pierwszej obwodnicy. Wymogi są absurdalnie wysokie i uderzają w najbiedniejsze osoby oraz posiadaczy zabytkowych samochodów. Dodatkowo niepoważne jest zwracanie uwagi na posiadaną przez auto 
norme "euro" zamiast na rzeczywistą emisje spalin - wiele samochodów emituje ich znikome ilości i spełnia kryteria najnowszych norm ale ich nie posiada ponieważ nie istniały one w 
momencie produkcji. Dodatkowo właściciele starszych aut często mkdyfikują je tak by spełniały wymogi nowszych norm co też nie jest uwzględniane w obecnym projekcie.

Nie powinno być żadnej różnicy pomiędzy mieszkańcami a osobami dojeżdżającymi do 
pracy z okolic krakowa.

Kompletny absurd sugerujący że wcale nie chodzi tu o ekologie lecz dodatkowe zyski dla miasta. Lista byłaby całkowicie zbędna gdyby warunki i obszar strefy zostały napisane mądrze.

1.5.25 22:33:48 Rynek Główny - tylko i wyłącznie Ważne badanie techniczne powinny uprawniać do wjazdu do miasta. Niech miasto zainwestuje w system wyławiający samochody bez ważnego badania i je wyklucza Mieszkańcy Krakowa powinni mieć całkowite wyłączenie z SCT Do nic innego jak dodatkowy podatek dla osób których nie stać na nowy samochód. Jestem przeciwny. SCT w Krakowie w całym mieście jest tragicznym pomysłem, SCT z wyjątkami jest bardzo złym pomysłem. Jak już musicie wdrożyć to 
zróbcie to na terenie Rynku Głównego, dajcie możliwość pobierania opłaty dla samochodów tam wjeżdżających jeśli nie spełniają normy 
euro i zostawcie to tak jak jest.

1.5.25 22:34:21 Tylko Rynek Główny
1.5.25 22:37:06 Takie opłaty są relatywnie niskie i pokazują, że można ominąć przepisy za opłatą. Należałoby je podnieść lub zlikwidować.
1.5.25 22:50:22 Strefa powinna obejmować cały obszar Krakowa oprócz dróg krajowych , ekspresowych i autostrad. Drogi krajowe, ekspresowe i autostrady Do strefy powinny wjeżdżać samochody spełniające normę euro 2 - dla samochodów na LPG i euro 3 dla samochodów tylko na benzynę.  Starsze bardziej szkodliwe samochody rzadko już 

przechodzą PT ze względu na wysokie koszty napraw dlatego, takie ograniczenia nie uderzą w biednych, czyli większość mieszkańców Krakowa.
Nie powinno być dyskryminacji tych, których nie stać na opłatę 500 złotych miesięcznie 
za wjazd do strefy. 

Jest to dyskryminacja biednych mieszkańców wsi i miast okolicznych. Ochroniarze, studenci, nauczyciele, nauczyciele akademiccy. 

1.5.25 22:53:18 Należy ją pozostawić w obecnym kształcie Co jeśli wytyczona doga będzie zablokowana? Np przez wypadek? Powinny być miernik emisjii a nie rodzaj lub rocznik samochodu Brak możliwości korzystania z własnego samochodu po 5 latach jest sprzeczny z 
konstytuanta mówiącą że każdy obywtel ma prawo do dowolnego dysponowania swoją 
własnością. 

Sprzeczne z konstytucją. Nie będzie wówczas równości praw dla każdego obywatela RP. Lista wyjątków jest tylko dla zmyłki. Wyklucza ona osoby spoza Krakowa a dojeżdżających do Krakowa do pracy, szkoły etc

1.5.25 23:01:45 Nie, obszar jest ok. Warunki są wystarczające. Od wielu lat mieszkańcy wiedza o planowanej strefie. Dawanie kolejnych 5 lat na 
dostosowanie się to zbyt długi czas. 3 lata maksimum.

Najgorszy pomysł w obecnej formie SCT. W zalozeniach nie ma chodzić o reperowanie budżetu tylko o zdrowie. Żadnych opłat, które później trzeba pobierać i weryfikować co znów tworzy 
biurokrację.

Jest OK

1.5.25 23:23:55 Obszar SCT powinien obejmować całe miasto z ewentualnymi nielicznymi wyjątkami. Proponowany w nowym projekcie uchwały obszar SCT uważam za właściwy i rozsądny. Brak uwag Popieram docelowy poziom wymagań (normy EURO 4 dla samochodów benzynowych i EURO 6dT dla Diesli) od 2030 r. W okresie przejściowym tj. 2025-2030 powinny jednak 
obowiązywać łagodniejsze kryteria, które powinny obejmować wszystkich, tj. również mieszkańców Krakowa oraz przyjezdnych (bez możliwości zwolnienia na opłatą). Więcej na ten 
temat w punkcie 4 i 5.

Jako stały mieszkaniec Krakowa, płacący w Krakowie podatki, wyrażam stanowczy 
sprzeciw wobec pomysłu zwolnienia mieszkańców Krakowa z wymagań strefy. Sprzeciw 
dotyczy zarówno proponowanego okresu wyłączenia równego 5 lat jak i jakiegokolwiek 
innego, w tym bezterminowego (jak proponują niektórzy Radni i środowiska). 
PROPOZYCJA:
Proponuję, aby przez okres 4 lat, tj. od 1.07.2026 do 30.06.2030 dopuszczalny był wjazd 
do Strefy pojazdów benzynowych spełniających co najmniej normę EURO 3 i Diesli 
spełniających co najmniej normę EURO 5 – a więc zgodnie z zapisami dotychczasowej 
uchwały o SCT. Zasady te powinny obejmować wszystkich, niezależnie od miejsca 
zamieszkania (a więc również Mieszkańców Krakowa) i bez możliwości zwolnienia za 
opłatą.
UZASADNIENIE: 
Propozycja dzielenia kierowców na mieszkańców i przyjezdnych nie tylko budzi 
wątpliwości etyczne, ale przede wszystkim odracza realne działanie strefy. Brak jest 
podstaw, aby oczekiwać, że ograniczenie wjazdu do strefy wyłącznie dla osób spoza 
Krakowa przyniesie wymierną poprawę jakości powietrza (rozumianą jako obniżenie 
stężeń NOx). Miasto nie posiada żadnych danych pozwalających na określenie udziału 
pojazdów spoza Krakowa w ruchu na jego obszarze. Funkcjonująca obiegowo liczba 250 
tys. pojazdów wjeżdżających dziennie do Krakowa działa na wyobraźnię, ale wyłącznie w 
oderwaniu od szerszego kontekstu, w szczególności:
1)  liczba ta odnosi się do sytuacji z 2017 r. 
2) w liczbie tej kilkadziesiąt tysięcy pojazdów stanowi tranzyt, którego SCT nie będzie 
eliminować (tranzyt będzie przebiegać głównie obwodnicą). 
3) w ramach przeprowadzonego w 2017 r. badania ruchu nie analizowano, jaka część z 
tych 250 tys. pojazdów przekraczających granicę miasta to pojazdy mieszkańców, a jaka 
to pojazdy „napływowe”
4) brak jest danych o analogicznej liczbie pojazdów należących do mieszkańców 
wyjeżdżających codziennie na ulicę miasta i kluczowej informacji , tj. danych o liczbie 

Wyrażam sprzeciw wobec dopuszczenia wjazdu pojazdów niespełniających wymagań strefy po wniesieniu opłaty. Podobnie jak wskazałem w punkcie 4, wprowadzenie możliwości wjazdu za opłata 
stanowiłoby istotne poluzowanie wymogów Uchwały Nr C/2707/22 Rady Miasta Krakowa z dnia 23 listopada 2022 r., a zatem nie wypełniałoby zadania nałożonego na Miasto w POP. Ponadto 
wprowadzenie możliwości wjazdu za opłatą budzi wątpliwości etyczne oraz wywołuje kontrowersje zarówno wśród mieszkańców Krakowa jak i osób spoza Miasta – mianowicie pojawiają się 
sugestie, że w temacie SCT nie chodzi o ekologię, ale o pieniądze. Jakkolwiek osobiście kategorycznie odrzucam tego typu sugestie i rozumiem zamysł inicjatorów rozwiązania z wprowadzeniem 
opłat, to jednak ogólny odbiór społeczny może być negatywny i rozwiązanie takie przyniesie więcej szkody niż pożytku (radykalizacja poglądów, teorie spiskowe itp.). Podobnie jak w pkt 4, 
proponuję, aby przez okres 4 lat, tj. od 1.07.2026 do 30.06.2030 dopuszczalny był wjazd do Strefy pojazdów benzynowych spełniających co najmniej normę EURO 3 i Diesli spełniających co najmniej 
normę EURO 5. Zasady te powinny obejmować wszystkich niezależnie do miejsca zamieszkania i bez możliwości zwolnienia za opłatą.

Nie powinno być więcej wyjątków poza zaproponowanymi w projekcie. Każde dodatkowe wyłączenie to okazja do nadużyć i omijania 
prawa oraz utrudnienie egzekwowania przepisów.

1.5.25 23:54:56 Zle. To oznacza że ludzie bardziej zamożni będąc mieć więcej przywilejów 
1.6.25 0:00:16 Strefa powinna objąć cały Kraków. Strefa powinna obejmować wszystkich, mieszkańców też od 2025. Bez sensu, zakaz i koniec. Bez sensu, prawo powinno być równe dla wszystkich.
1.6.25 0:09:23 Pierwsza obwodnica - centrum Źle dobrane parametry dla silnikow diesla nalezy wyjść od normy euro 3 wydłużyc okresy wprowadzania kolejnych norm conajmniej o 50% zaptoponowanego obecnie czas. Norma 

 homologacyjna euro sama w sobie  nie jest wymiernym wskaźnikiem czystosci spalin jakie aktualnie emituje auto. 
Conajmniej 10 lat wyłączenia aby uniknąć wykluczenia osob uboższych Skok na kase co to ma wspolnego niby z ochroną środowiska? Kto bedzie sprawdzał i w jaki sposob czy cos zostalo oplacone czy nie ile to bedzie kosztowalo - stworzenie systemu i jego obsługa? Pojazdy Mieszkańcow minimum 10 lat zwolnienia - pojazdy historyczne /zabytkowe bez ograniczen 

1.6.25 0:11:23 Ograniczyć do Rynku Głównego lub 1 obwodnicy. Ponieważ czasem musimy się kontaktować z tymi instytucjami to : powinny być dostępne wszystkie instytucje UM, wszystkie 
placówki służby zdrowia, sądy (księgi wieczyste itp)

Nie powinno być ograniczeń, a jeżeli już to raczej trzeba by wykluczyć nowe samochody, bo o wiele szybciej ulegają zużyciu niż stare. Stare silniki zachowują swoje parametry przy wiele 
większych przebiegach niż nowe, np nie palą oleju (czemu sprzyja mniejsze wysilenie, brak turbo i inny rodzaj oleju w nich stosowany). 

Brak strefy spowodował by brak problemów z szukaniem na siłę jak tu uprzywilejować 
jakąś grupę.

Noi tutaj wychodzą prawdziwe motywy działania: czysta pazerność i skok na kasę. Jakby celem SCT naprawdę było ograniczenie zanieczyszczeń, to żadne pieniądze by nie pozwoliły na wjazd 
'trującego' samochodu.

Powinna zostać uwzględniona grupa społeczna 'wszyscy'. A SCT powinna zostać wrzucona do kosza.

1.6.25 0:58:58 Strefa powinna dotyczyć wyłącznie obszaru starego miasta tj. w obrębie plant Dostęp powinien obejmować całe miasto  do obrębu plant 2000 10 lat popieram takie rozwiązanie z opłatą 50 zł
1.6.25 1:25:42 Samo centrum, nie czy Krakow Strefa nie powinien być objęty cały krakow Wymogi dla silników diesla bardzo wysokie. Odrzuca się auta z Euro 5, wyposażone już w filtry cząstek stałych, zmusza to właścicieli dobrych, nie starych, zadbanych, niejednokrotnie 

drogich samochodów do wymiany na jeszcze droższe lub pozbycie się auta. Efekt tak wysokich ograniczeń będzie taki ze ulice zalane zostaną starymi zdezelowanymi benzynowcami 
kupionymi za grosze, i zamiast niższych emisji będzie jeszcze większe zanieczyszczenie ze starych, zaniedbanych jednostek spełniających normę euro dla benzyny

Mieszkańcy Krakowa powinni moc poruszać się samochodami które już posiadają, nie 
powinno zmuszać się ich do wymiany aut. Stare i awaryjne jednostki naturalną koleją 
rzeczy i tak znikną z ulic bo „się rozpadną” i nie przejdą kolejnych przeglądów. Powinno 
poprawić się infrastrukturę przesiadkową dla osób napływających do Krakowa- dobra 
komunikacja i park&ride na granicach miasta (nie 4 km od granicy miasta w niedużej 
odległości od centrum).

Rozwiązanie jako etap przejściowy lub stały dla osób okazjonalnie odwiedzających Kraków jak najbardziej okej. W pierwszym projekcie zakładano zwolnienie osób 70+ z ograniczeń- to był dobry pomysł, tutaj go nie ma???
Pojazdy historyczne/zabytkowe z ograniczeniem 50dni- na jakiej zasadzie i dlaczego? Kryteria dla samochodów zabytkowych są mocno 
wyśrubowane w malopolsce, auta takie są super zadbane, raczej nie wykorzystywane jako „dayli”, ich odsetek jest minimalny- nakładanie 
dodatkowych ograniczeń na takie samochody nie ma najmniejszego sensu, a tylko zniechęca ludzi do dbania i utrzymywania pięknych 
świadków historii motoryzacji (co raczej powinno być promowane a nie utrudniane).



1.6.25 1:31:42
Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki 
obowiązek (w razie przekroczenia normy średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków musiałby ustanowić strefę nie 
wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, 
buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego tam gdzie był on 
obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie 
normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Wbrew niektórym twierdzeniom pojawiającym się w przestrzeni publicznej, władze Krakowa, póki co, nie mają obowiązku 
wprowadzania strefy. Proces legislacyjny dotyczący ustawy, która narzucałaby taki obowiązek (w razie przekroczenia normy 
średniorocznej stężenia dwutlenku azotu w powietrzu) nie zakończył się jeszcze. A nawet jeżeli nowe prawo wejdzie w życie, Kraków 
musiałby ustanowić strefę nie wcześniej niż od 1 stycznia 2026 roku – tymczasem, wymogi SCT w Krakowie mają obowiązywać już od 
1 lipca 2025 roku, przy czym sądownie – choć nieprawomocnie – stwierdzono nieważność tej uchwały.

Dlatego w tym miejscu wyrażam swój sprzeciw wobec SCT. Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć 
do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów, przywracanie ruchu dwukierunkowego 
tam gdzie był on obecny, odpowiednią regulację sygnalizacji świetlnej, rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej 
przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).

Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym 
środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i 
potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca 
odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam 
NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy 
Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba 
udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące 
kształtu strefy.

Właściciel samochodu nigdy nie może być poszkodowany przez zmiany prawa w sytuacji, 
gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść 
przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć pojazdów 
nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi 
powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji.

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

1.6.25 1:48:36 Strefy czystego transportu to katastrofa i nie zgadzam się z ich wprowadzeniem. Są one dyskryminujące dla starszych pojazdów, zarówno starszych jak i młodych, biedniejszych osób prowadzących te pojazdy i 
pogłębiają one podziały społeczne na Polskę A i B. Ponadto nie przyczyniają się one wcale do poprawy stanu środowiska. Powinno się raczej nadzorować wielkie firmy - trucicieli które w nocy nie zakładają 
filtrów cząstek na kominy, wprowadzając zanieczyszczenia do atmosfery czy wprowadzić dobry plan dywersyfikacji źródeł energii by zrezygnować ze spalania węgla szybciej. Dotacje na auta elektryczne, auta 
hybrydowe czy z filtrami powinny zachęcać ludzi do pro-ekologicznego życia a nie ich do niego zmuszać. Którakolwiek partia wprowadzi strefy dla bogatych w miastach nie otrzyma już nigdy mojego głosu ani 
główka mojej rodziny w wyborach.  

Ta strefa to nonsens. Jak dojadę ze starszymi osobami do mojej rodziny mieszkającej w centrum? Oczekujecie że będę z 70-letnimi 
osobami, które nie chodzą jeździła komunikacją miejską w zimie? 

Tak, zrezygnować z tego nonsensownego pomysłu i nie wprowadzać utrudnień dla Polaków. Życie jest i tak trudne bez tego typu bezsensownych działań. A co z autami starszych rodzin mieszkańców Krakowa? Co z autami personelu 
medycznego lub socjalnego dojeżdżającego w ramach swojej pracy do starszych osób? 
Co z autami psychologów, nauczycieli, psychiatrów dojeżdżających do 
niepełnosprawnych pacjentów lub takich, które nie mogą wyjść z domu? Co z autami 
osób niepełnosprawnych które nie spełniają żadnych z waszych wymogów? Dlaczego 
wykluczacie z przestrzeni publicznej biedniejsze osoby, których nie stać na nowe auta? 

To kradzież i wyciąganie od ludzi pieniędzy. Stracą na tym lokale usługowe osób pracujący w centrum. Właściciele aut będą woleli skorzystać z usług osób spoza stref. Wielu amerykańskich turystów 
odwiedza Kraków samochodami. 

Pojazdy zabytkowe? Przecież takie pojazdy emitują więcej spalin! Podobnie pojazdy nowe o dużych silnikach. To totalna katastrofa. 
Czasami zdrowy rozsądek jest ważniejszy niż propozycje Unijne. A jeżeli komuś przytrafi się wypadek w centrum? Przecież pomoc drogowa 
tam nie wjedzie. 

1.6.25 7:10:11 tylko ścisłe centrum powinno być w strefie swobodny dojazd do ronda grunwaldzkiego, ronda mateczny, okolice cmentarza rakowickiego, dojazd do sklepow: atut, bonarka, m1, 
zakopianka, ikea 

nie powinno byc limitu roku produkcji dla mieszkańcow Krakowa, to miasto jest dla mieszkańcow, a nie urzędników dla mieszkańców Krakowa bez limitów i okresu wyłączenia, ludzie prowadzą firmy i aby 
funkcjonować potrzebują transportować towary w obrębie miasta, wymiana 
samochodów w ciągu 5 lat jest nierealna, to śmierć dla małych firm

dyskryminuje ludzi,  preferuje osoby dobrze sytuowane, które za kasę wszystko załatwiają osoby posiadające firmy w Krakowie powinny móc swobodnie wjechać, nie da sie dowozić towaru na rowerze!  

rodzice posiadający karte dużej rodziny
1.6.25 7:16:03 Proponuję zacząć ekologiczne działania od małego terytorium, np obszary gdzie uiszcza się opłaty za parkowanie tzw strefy parkowania. Bez komentarza Najpierw zakaz dla euro 1 i euro 2 dla benzyny oraz euro 3 i euro 4 dla diesla. Jak mieszkańcy Krakowa czują że się trują to niech od siebie zaczną ekologię. Niech 

pokażą przykład jak będą proekologiczni. Polecam im wymienić wszystkie auta. Jak 
wszyscy to wszyscy. 

Żadnych opłat. Zakaz to zakaz. Ktoś złamie zakaz to kara. Żadnych wyjątków. Na marginesie ... Posiadam firmę z dużą flotą busów gdzIe niektóre będą objęte zakazem wjazdu. Nie zamierzam ich 
wymieniać. Jeśli wprowadzone zostaną abonamenty wjazdowe to koszty wykonywanych prac na terenie Krakowa stanowczo podniosę na 
koszt inwestora. Niech Kraków szykuje portfele. 

1.6.25 7:58:03 Strefa powinna dotyczyć obszaru wokół rynku i Kazimierza. Tak rygorystyczne przepisy przyniosą ogromne straty z w obszarze branży turystycznej i budowlanej Strefa powinna być wyłączona z miejsc gdzie duża ilość osób dojeżdża do pracy, np od strony południowej Bonarka city i okolice, ul. 
Wielicka, ul. Zakopiańska itp

Zbyt wysokie ograniczenia. Stopniowe ograniczenia od najniższych przez dłuższy okres Wszyscy są równi wobec prawa, więc okres przejściowy powinien być taki sam dla 
wszystkich tj, mieszkańców i dojeżdżających spoza krakowa do pracy, szkół, miejsc kultu 
itp.

Okres przejściowy powinien być wydłużony, początkowo symboliczne opłaty dla przystosowania się ludzi i sprawdzenia systemu W liście wyjątków uwzględniona powinna być grupa osób pracujących na umowach cywilnoprawnych dojeżdżających spoza krakowa 

1.6.25 8:17:39 Zapoznałem, uważam że powinna objąć tylko i wyłącznie Rynek Główny. Strefa na terenie Krakowa jest bez sensu, ponieważ część osób spoza Krakowa musi dojechać do różnych szpitali. Na wyznaczonych 
trasach tworzą się korki, są wypadki itp. Mimo że jest korek poruszający się do szpitala nie będzie mógł go ominąć inna trasa bo złami 
prawo. Tylko dołożą sobie Państwo kosztów weryfikacji i obowiązków. 

Auta, które przechodzą badania techniczne są dopuszczone do ruchu. SCT wyklucza legalnie poruszające się auta po drogach z wjazdu do Krakowa. Jestem przeciwny na kolejne dzielenie ludzi, mimo że płacę tu podatki, a oni nie. Kraków 
jest dla wszystkich. 

Walka ze smogiem kończy się tam gdzie można zapłacić za „kopcenie”? Czemu taki sam kierunek nie został obrany w sprawie kopciuchów lub wyrzucania śmieci na chodnik zamiast do kosza? Skoro 
płacę to mogę śmiecić?

SCT to wykluczenie biednych, których auto pali 5 litrów na 100, a możliwość wjazdu dla aut które palą 20 litrów na 100. To ekologia? 
Chyba nie. Proszę wycofać się z obecnego projektu.  Dziękuję 

1.6.25 8:25:39 Proponuję opłaty 50 zł miesięcznie dla mieszkańców Krakowa w okresie 01.07.2025-2030, którzy nie spełniają wymogów. Tylko opłaty i kontrolę zmuszą do działania. Maksymalnie 2028.
1.6.25 8:35:39 Stare miasto tylko Lecznice i szpitale zlokalizowane w mieście min 10 lat typowe rozwiązanie mające na celu skok na kasę ludzi którzy muszą się poruszać po mieście, podobnie jak strefy parkowania, ludzie jeżdżą starymi samochodami nie dlatego że są złośliwi lub zbyt 

oszczędni ale dlatego że ich nie stać na nowe pojazdy, których cenę zielony ład  i inflacja wyśrubowała poza granice zdrowego rozsądku. 
Ponad 12 temu kupiłem auto 5 letnie za 30 000 w tym momencie podobne auta na wolnym rynku są 3000- 4000 droższe....

1.6.25 8:37:27 Strefa powinna obowiązywać w obrębie aktualnej strefie A płatnego parkowania.
Samochody jakie mogą powinny mieć możliwość wjazdu to samochody benzynowe spełniające Euro 4 oraz silnikami diesla euro 4 lub euro 3 z zamontowanym uniwersalnym  katalizatorem. W 2030 można 
podnieść wymagania dla samochodów benzynowych do euro 4 i diesli euro 5, po wcześniejszych konsultacjach.

Takie rozwiązanie spowoduje tylko większe zakorkowanie miasta jak również zwiększenie ilości zanieczyszczeń zanieczyszczeń. 
Stworzenie możliwości szybkiego przejazdu z punktu A do punkt Bo w mieście sprawi że samochody będą mniej produkować 
szkodliwych cząsteczek ponieważ nie będą stać w korkach. Strefa powinna być ograniczona do aktualnych granic do aktualnych granic 
strefy A płatnego parkowania.

Ostatnie propozycje są straszne i nie życiowe. Zwłaszcza w kwestii diesli. Samochody spełniające normę euro 6 to dla normalnej rodziny wydatek  co najmniej około 50 tyś. zł. Dlatego jak 
wyżej powinno obowiązywać euro 3 dla samochodów benzynowych i euro 4 lub euro 3 z dodatkowym katalizatorem dla diesli 

To rozwiązanie to jedyna rozsądną propozycja. Jednak bez ograniczenia kiedy samochód 
został zakupiony.

Myślę że rozwiązanie z Warszawy jest z czterema darmowymi  wjazdami jest lepsze. Ponieważ pamiętajmy że są w Krakowie znajdują się np specjalistyczne oddziały szpitalne i czasem ktoś musi po 
prostu przyjeżdżać do lekarza. 

Jedyna rozsądną propozycja.

1.6.25 8:46:01 Pozytywnie o ile opłata będzie wystarczająco wysoka. To ma być bodziec stymulujący potrzebę zmiany samochodu lub przesiadki na komunikację miejską, nie „subskrypcja” na jeżdżenie gdzie się 
chce, czym się chce bez konsekwencji.

Nie mam uwag do tej części. Okres przejściowy jest potrzebny, byleby nie było możliwości jego rozciągnięcia (na co z pewnością pojawią się 
naciski). 

1.6.25 8:49:30 Tylko w okolicach starego miasta. NIE DLA SCT!!! Strefa tylko w okolicach starego miasta.  NIE DLA SCT!!! Nie norma tylko wyniki badań spalin. Skoro to jest problem to tym się zająć. NIE DLA SCT!!! Dla aut mieszkańców oraz okolic. NIE DLA SCT!!! Bez sensu. Auto nie spełnia wymagań a jak się zapłaci to już spełnia? Tu nie chodzi o czyste powietrze tylko o kasę.  NIE DLA SCT!!! Dopisać pojazdy należące do mieszkańców okolic Krakowa.  NIE DLA SCT!!!
1.6.25 8:49:52 Granica strefy płatnego parkowania A1
1.6.25 8:53:53 1 lub 2 obwodnica miasta Krakowa, pojazdy zakupione przez sct użytkowane przez dotychczasowego właściciela dożywotnio, brak dstepstw To absurd strefa na terenie miasta Powinno odnosić się do realnej emisji a nie normy Dożywotnio, warunek badanie techniczne a te powinny być solidnie przeprowadzane Ok Nie rozumiem kamperow , dlaczego mogą wjeżdżać stare
1.6.25 8:54:06 zadnej strefy czystego transportu zadnej strefy czystego transportu zadnej strefy czystego transportu zadnej strefy czystego transportu zadnej strefy czystego transportu zadnej strefy czystego transportu
1.6.25 8:57:45 Parking przy Wawelu-dla autobusów turystycznych Max. 3 lata. Zapis jest i tak dyskryminacyjny Sluszne Okres powinien zostać skrócony do 3 lat.
1.6.25 9:00:56 Cała trasa 79 Dlaczego nie euro 5? Co będzie robione z zebranymi pieniędzmi bo nigdzie tego niema opisane. A co z osobami jedynie przyjeżdżającymi?
1.6.25 9:01:52 Wewnątrz pierwszej obwodnicy co najwyżej Komendy miejskie, urzędy, sądy, przychodnie, szpitale, prywatne gabinety lekarskie Od 2030 powinny wjeżdżać auta najpóźniej wyprodukowane w 2005 nie 2018. Tak, kontrolowane powinny być busy i auta wjeżdżające z okolicznych miasta, a nie 

mieszkańcy Krakowa
Dla zwykłych mieszkańców jest to haracz. Powinny być kontrolowane i pobierane opłat od maszyn i pojazdów budowlanych Nie wiem czy tak można ale na pewno bmw żony dyrektora Franka, którym on ponoć ciągle jeździ do pracy powinny być z tego 

wyciągnięte. Szkoda aby dyrektor ZTP nie miał jak dojechać do pracy. 
1.6.25 9:02:44 Na pewno nie całe miasto Euro 4 dla benzyny i euro 5 dla diesla Dobre
1.6.25 9:03:23 W Krakowie w ogóle nie powinno być SCT. Choćby ze względu, że wiele rejonów Krakowa stoi w korkach. Choćby pierwszy z brzegu rejon pomiędzy Rondem Młyńskim a Rondem Barei. Jak auta mają emitować 

mniej spalin skoro stoją w korkach? Czemu urzędnicy, zamiast realnie ułatwiać ludziom życie, to swoimi pomysłami i wiecznymi remontami w Krakowie je ludziom utrudniają
Jestem kierowcą autobusu miejskiego w jednej z krakowskich firm. Dojeżdżam przewozem pracowniczym na zajezdnie. Dotychczas 
auto zostawiam w rejonie ulicy zawiłej. Obawiam się, że nie będę miał jak dojeżdżać do pracy i wozić ludzi w autobusie

Uważam, że pracownicy choćby komunikacji miejskiej, czy takich służb jak MPO czy 
wodociągi, a dojeżdżający spoza Krakowa i mieszkający też w Krakowie, nie powinni mieć 
żadnych ograniczeń

Dla mnie to kolejny sposób na dojenie z ludzi pieniędzy Tak jak pisałem wyżej, pracownicy służb miejskich powinni być wyłączeni spod zakazu

1.6.25 9:03:54 Skoro jest to wymog od gorny, to go spełnijmy w minimalnym zakresie - zgodnie z literą prawa (a nie jak jedna z papugi ztp wspomniała o duchu prawa №) wokół samego rynku głównego. I to tylko rynek - 
bez Podwala, Straszewskiego, Gertrudy czy Wielopola.

Propozycja ZTP jest całościowo do kosza. Także w kwestii obszaru. Standard powinien być jednakowy - zarówno dla diesli jak i benzynowych, np. Euro 4 dla obu. Wymaganie 6dt od diesli przy jednoczesnym wymaganiu 4 od benzynowych jest jawnym 
szykanowaniem posiadaczy tych pierwszych.

Mieszkańcy powinni być wylaczeni w ogóle a nie tylko przez 5 lat. Dopiero przy zmianie 
auta w 2025r lub później, nowsze powinno spełniać normy.

Źle. Bardzo źle. Świadczy o tym, że nie chodzi o ekologię czy zdrowie, którym ZTP sobie wyciera gęby a jedynie o kasę. Pojazdy mieszkańców powinny być wyłączone dożywotnio - tak jak to proponował Krakow dla Mieszkańców - a nie tylko przez 5 lat. Nie po 
to kupowałem w 2024 roku auto spełniające euro6 (o którym mowa była w poprzedniej sct), żeby za 5lat znowu musieć je wymieniać. 

1.6.25 9:05:09 Zrezygnować Żadnych ograniczeń, miasto przestaną odwiedzać turyści. Powiększy się bezrobocie a tzn. biedę i większą przestępczość Euro 4 jest wystarczające Miasto cofa się w rozwoju. Bez przemysłu się nie da funkcjonować. Nie może grupka 
osób z UE wpłynąć na obniżenie poziomu życia milionów ludzi 

Nieodpowiedzialnie. Krakowianie będą musieli wyjeżdżać z chlebem (niemieckieckie magazyny itp.) Przez 5 lat będzie jeszcze bezpiecznie??? Jak chcecie eksploatować sieci elektryczne, wodociągowe... Jak odśnieżać drogi, jak zaopatrywać 
sklepy??? Lotnisko, areny sportowe będzie zamknięte? Jak remontować domy, mieszkania, drogi?

1.6.25 9:05:13 Ścisłe centrum, nic poza tym Nie brać pod uwagę emisyjności euro ponieważ niektóre starsze auta spełniają normy których jeszcze nie było jak wchodziły na rynek. Opierać że na spalaniach z badań technicznych. Wyłączenie również dla mieszkańców gmin przylegających (np wieliczka, skawina). Kolejny haracz, skoro kogoś nie stać na nowy samochód to opłata tym bardziej jest bez sensu
1.6.25 9:06:03 Zrezygnować ze strefy ! Zrezygnować ze strefy! Zrezygnować ze strefy! Zrezygnować ze strefy! Zrezygnować ze strefy! Zrezygnować ze strefy!
1.6.25 9:06:13 Zrezygnować ze strefy ! Zrezygnować ze strefy! Zrezygnować ze strefy! Zrezygnować ze strefy! Zrezygnować ze strefy! Zrezygnować ze strefy!
1.6.25 9:10:26 Nie mam do niej dostępu Nie jest Dyskryminacja ludzi posiadaǰących starsze samochody. Proszę o zakup dla mnie, przez miasto Kraków, pojazdu spełniaǰącego wymagania. 

Preferowany kolor - srebrny, bo na nim najmniej widać skutki pracy elektrociepłowni !
Bezsens

1.6.25 9:10:53 Powinno nie być strefy. Stare Miasto , KaImierz i cały ozostały Kraków Nie powinno być standardów emisji CO2. Za emisje turystów niech płacą mieszkań y Krakowa. To oni zarabiają na turystach. Za 20 zł już nie emituje?  Niech zdemolują radnych wyborcy. A po 5 latach śmierć?
1.6.25 9:11:44 Pojazdy zasilanie dieslem powinny być dopuszczone jeśli spełniają normę euro 5 Pojazdy z silnikami wysokoprężnymi powinny być wykluczone niespełniające normy euro 5 Powinno się uwzględnić ościenne gminy Podobnie jak w innych miastach, ,dobre rozwiazanie
1.6.25 9:12:49 Żadnych stref i zakazów dla pojazdów z ważnymi badaniami techniczni i dopuszczonymi do ruchu Każdym sprawnym samochodem powinno się dojechać wszędzie Należy powstrzymać to szaleństwo. Strefy i limity nie mają żadnego racjonalnego, ani naukowego uzasadnienia, oprócz ograniczenia wolności i uprzykrzenia życia mieszkańcom i turystom Kolejny idiotyzm. Jeśli auta "trują " to krakowskie trują mniej??? To jest nic innego jak zwykła kradzież. Jazda samochodem i tak wiąże się z koniecznością ponoszenia mnóstwa podatków. Nie ma potrzeby i uzasadnienia by ustanawiać kolejny, w dodatku tak 

irracjonalny
Kolejna głupota. Niby ma być zakaz, bo walczymy o klimat, ale równocześnie proponuje się cała listę wyjątków. Typowa komunistyczna 
logika: prawo będzie różne w zależności od tego kim się jest. Będą równi oraz równiejsi. Dziękujemy urzędnikom za te propozycje i prosimy 
zająć się prawdziwymi problemami miasta, chociażby tematem mniej betonu, więcej zieleni

1.6.25 9:14:11 Należy ją zlikwidować bo to jest propagandowa hucpa Należy zapewnić dojazd do wszystkich kościołów, szkół, przedszkoli i żłobków Bez sensu są te standardy Należy wydłużyć ten okres do 20 lat Bez sensu należy znieść opłaty Należy uwzględnić wszystkie grupy społeczne a poza tym należy zwolnić z pracy tego który wypocił taką bzdurną ankietę
1.6.25 9:14:20 Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy 
1.6.25 9:16:18 Strefa jest zbyt rozbudowana, powinna zostać zmniejszona do starej zabudowy miejskiej w centrum. Uczenie wyższe, sądy, komisariaty policji, szpitale; wszystkie instytucje służące ogółowi społeczeństwa, nie tylko krakowskiego. Wymagania są zbyt wygórowane, względem Niemiec czy nawet Warszawy. Euro 4 dla diesla na pierwsze 2 lata obowiązywania strefy to powinno być maksimum. Prawo powinno być równe wobec wszystkich, po takim wpisie jak powyższy można 

domniemać że "przywilej" będzie należał się pojazdowi - dowód rejestracyjny. Czy ten 
sam przywilej względem pojazdu jeśli właściciel odda go do użytkowania komuś spoza 
Krakowa nadal w imię powyższego będzie obowiązywał?Bazując na takim zapisie można 
zrobić wypożyczalnie pojazdów zarejestrowanymi w Krakowie na bazie daewoo 
lanos/matiz, fiat Punto II/SC itd.

Powinno wprowadzić się dodatkowe imienne zezwolenia na okres 5 lat na równi z mieszkańcami Krakowa, dla tych których interes społeczny związany jest z tym miastem np. rozwiedzionych 
rodziców, których dziecko zamieszkuje z drugim rodzicem w Krakowie, dla studiujących w Krakowie, dla dzieci rodziców zamieszkujących poza Krakowem, których ojciec i matka zamieszkują w 
Krakowie, itd. Opłata godzinowa jest niesprawiedliwa względem realiów. Jeśli zależy Wam na ekologi to powinna ona być uzależniona od ilości pokonanych kilometrów coś na zasadzie viatoll a nie 
czasowo jak bilet postojowy.

Ta propozycja jest krzywdząca m.in. dla rodzin i rozwiedzionych rodziców dzieci zamieszkujących poza Krakowem, których to bliscy 
zamieszkują to miasto. Seniorzy mieszkający w centrum Krakowa  nie będą mogli być odwiedzani przez swoje dzieci np. z Olkusza na równi 
praw co mieszkańcy Krakowa posiadając starsze auto. To samo tyczy się np. rozwiedzionych rodziców, gdzie jedno z nich wybrało Kraków 
jako miejsce zamieszkania z dzieckiem/dziećmi, a drugi rodzic spoza Krakowa ma uniemożliwiony wjazd swoim starszym pojazdem i nie 
jest traktowany na równi z mieszkańcami tego miasta.

1.6.25 9:19:38 Usunąć całkiem Nie powinno być w ogóle obostrzeń Usunąć strefę całkowicie Nie powinno być żadnych opłat Żaden obywatel RP nie powinien płacić za wjazd do miasta to nie średniowiecze 
1.6.25 9:22:57 Najbliższe ulice wokół kościoła mariackiego Ograniczanie możliwości poruszania się krakowian ich samochodami zwiększy rozwarstwienie społeczne. Każde miejsce zamieszkania 

krakowian powinno być dostępne dla ich legalnie posiadanego samochodu.
Standardy emisji samochodów oraz pilnowanie ich utrzymania nie jest zadaniem miasta, a ministerstwa transportu Każdy, kto posiada legalnie poruszający się po drogach samochód powinien móc 

poruszać sie po drogach krakowa bez ograniczeń
Każdy, kto posiada legalnie poruszający się po drogach samochód powinien móc poruszać sie po drogach krakowa bez ograniczeń Każdy, kto posiada legalnie poruszający się po drogach samochód powinien móc poruszać sie po drogach krakowa bez ograniczeń

1.6.25 9:23:03 Wyłącznie ściśle centrum miasta, tzw. starówka Ogólnodostępne powinny być wszystkie obszary poza tzw. starówką. Nie powinno być strefy czystego transportu, można jedynie ograniczyć wjazd samochodom np. powyżej 30 letnich z racji rzeczywistego zanieczyszczenia powietrza. W ogóle nie powinno być żadnej strefy czystego transportu! Niedopuszczalne. W projekcie teoretycznie chodzi o ochronę środowiska. To rozwiązanie wskazuje na chęć zarobkowania. Czyli chronimy środowisko czy zarobkujemy na wjeździe do miasta? 
Praktycznie wszędzie są strefy płatnego parkowania, za co jeszcze trzeba będzie płacić???

Nie powinna być tworzona zadna strefa czystego transportu. 

1.6.25 9:24:35 Max rynek Sct powinna się ograniczać tylko do ścisłego centrum -rynek Sct bzdura która nie powinna być rozpatrywana Stare auta same z czasem znikna a sct to bzdura za którą trzeba płacić nic nie wnosząc Akt ekoterroryzmu --plac albo nie wjedziesz Cała ta zabawa w ekologizm podobnie jak faszystowski i komunizm  powinna być zakazana
1.6.25 9:24:47 Strefa krakowski rynek i przynależne ulice Bez zmian Euro 3 benzyna euro 6 diesel  wymiana samochodu pr,ed wprowadzeniem ustawy w pierwszym etapie skąd wziąść pieniądze na wymianę samochodu jeszcze raz Dla wszystkich okres 1 lipca 2025 rok euro 3 benzyna euro 6 diesel Bez zmian Bez zmian 
1.6.25 9:25:03 ta strefa jest za duża powinna dotyczyć tylko centrum samochody z LPG od Euro 1 

są o wiele ekologiczniejsze niż diesle i benzyniaki nowszej produkcji
to jest dyskryminacja ludzi z poza Krakowa przyjeżdżam dwa razy w roku  do córki na 
Bagrową nie dość że nie mam gdzie zaparkować , parking P+R przy Lipskiej jest cały 
wolny a nie mogę parkować całą dobę a chciałbym za opłatą ale normalną  by nie 
przeparkować w nocy od 2 do 4  godz poza parkingiem ,to nie będę mógł dojechać po 
zakupy do hurtowni po towar 
tak duża strefa nic nie da to jest strzał w kolano

to jest okradanie kierowców 
jak opłacisz to wjedziesz 
co za durny pomysł jednak zależy wam tylko na kasie za dziadowskie zarządzanie miastem zapłacić mają inni

1.6.25 9:28:29 Uważam to rozwiązanie bardzo pozytywnie. 
1.6.25 9:29:11 SCT powinno obejmować tylko i wyłącznie ściśle centrum czyli granice starego miasta, od rynku do plant. Tak spełniony zostanie wymóg wprowadzenia SCT Objęcie całego Krakowa SCT jest skandalem i wykluczeniem najuboższych a nawet średnio zarabiających mieszkańców krakowa. Jedynym wymogiem powinna być realna emisyjność w samochodzie. A nie normy euro. Ponieważ wiele samochodów z normą Euro 3-4 spełnia wymogi euro 5 czy nawet euro 6. Ale 

jeszcze ich wtedy nie było. Diagnosta powinien sprawdzić i wpisać jaka jest emisyjność i do jakiej normy się mieści , koniec kropka. 
W dalszym ciągu jest to wykluczenie najmniej zarabiających, emerytów, 
niepełnosprawnych. W ogóle nie powinna zostać wprowadzana bo strefa nic nie daje co 
pokazują miasta Niemieckie!! 

Czyli nie chodzi o ekologię tylko o pieniądze! Jesteście hipokrytami! Walczymy z (niby smrodzącymi samochodami) ale jak zapłacisz to wjedziesz. Wam nigdy nie chodzi o dobro ludzi tylko o 
pieniądze.

Każdy powinien móc wjechać do Krakowa swoim samochodem! Prawo pozwala jeździć po drogach publicznych i nie możecie w to 
ingerowac. 

1.6.25 9:29:19 Brak strefy czystego transportu Brak strefy czystego transportu Brak strefy czystego transportu Brak strefy czystego transportu Brak strefy czystego transportu Brak strefy czystego transportu 

1.6.25 9:30:52 jest zła nie nalazy jej wprowadzac jak piniadze poprawia stan powierza. 
1.6.25 9:30:59 Ograniczyć strefę wyłacznie do plyty rynku głownego! Max 1 obwodnicy, ringu wokół plant Swobodny dostęp do całego miasta poza płytą rynku głównego jest konieczny! Strefa powinna wykluczać pojazdy EURO 3 i starsze, wyłącznie w obrębie płyty rynku głównego Strefa nigdy nie powinna obejmować mieszkańców Krakowa oraz gmin obwarzanka! Kolejna próba robienia z kierowców dojnych krów. Jak kolejna danina pomoże człowiekowi którego nie stać na nowy wóz? Bedzie tylko biedniejszy lub skazany na niewydlone i niewygodny zbior 

kom. Najpierw porządna kolej aglomeracyjna, potem metro i okaże się że nie trzeba SCT!
1.6.25 9:31:43 WYŁĄCZNIE PIERWSZA OBWODNICA MIASTA KRAKOWA PRZECIĘTNYCH LUDZI NIE STAĆ NA NOWE KOSMICZNIE DROGIE I AWARYJNE SAMOCHODY

SMOG W KRAKOWIE POCHODZI Z TZW. KOPCIUCHÓW, A NIE Z SAMOCHODÓW (DOSKONALE O TYM FAKCIE WIECIE), TRZEBA TEŻ MYĆ ULICE (Z RESZTEK GUMY POCHODZĄCYCH Z OPON 
ORAZ PYŁU POCHODZĄCEGO Z KLOCKÓW HAMULCOWYCH). MIASTO W TYM ZAKRESIE NIE ROBI NIC LUB PRAWIE NIC

MORAŁ JEST TAKI - ZA PIENIĄDZE MOŻNA WSZYSTKO

1.6.25 9:32:29 Sam pomyśl jest w mojej opinii beznadziejny. Nie jestem mieszkańcem Krakowa ale czytając artykuł na temat SCT już nawet nie chce mi się myśleć o wypadzie do Krakowa. Przejadę prawie całą 
Polskę i będę się zastanawiał czy wjeżdżając do Krakowa nie popełniam wykroczenia czy też muszę zapłacić za coś o czym nie mam pojęcia. Przecież nie będę studiował uchwał miejskich i mapy stref 
przed przyjazdem do Krakowa. Mam się stresować przed zwiedzaniem miasta? Kolejny pomysł na wyciąganie pieniędzy od ludzi.

Turyści powinni być wykluczeni.

1.6.25 9:34:06 Wyłącznie dla starszych samochodów (diesle powyżej 20 lat) powinno dotyczyć wyłącznie ścisłego centrum. Jeśli będzie wyłączenie innych miejsc niż ścisłe centrum miasta to przed każdym takim wyłączeniem powinien powstać bezpłatny 
parking z odpowiednią ilością miejsc postojowych. 

Wyłączeniu powinny podlegać samochody z instalacją LPG.
LPG zawiera węglowodory o krótszym łańcuchu, których spalanie powoduje wydzielenie się mniejszej ilości gazów cieplarnianych niż w przypadku pojazdów na ON czy benzynowych. 

Wyłączeniu powinny podlegać również samochody spoza Krakowa które wyjeżdżają do 
SCT nie częściej niż raz na miesiąc. 

Powinny być darmowe wjazdy ograniczone do np. 12 w ciągu roku a po przekroczeniu ilości darmowych wjazdów do SCT opłata powinna być wzrostowa jednak niezbyt dotkliwa (zważywszy na fakt 
iż najczęściej samochodami nie spełniającymi wymogi SCT jeździ najbiednejsza grupa społeczna która nie powinna być wykluczona). 

Spod zakazu wjazdu do SCT powinny być wyłączone wszystkie samochody osobowe zasilane LPG. 

1.6.25 9:34:30 Strefa czystego transportu powinna być tak skonstruowana żeby dojazd do wszystkich parkingów Park & Ride była możliwa pojazdami dopuszczonymi do ruchu. W innym wypadku osoby przyjeżdżające spoza 
Krakowa, nie będą miały możliwości wjechania do miasta. Obecnie transport zbiorowy międzymiastowy, w głównej mierze obsługiwany jest przez przewoźników prywatnych, a opieranie przepisów o decyzje 
podmiotu prywatnego jest niedopuszczalne. Prowadzi to do wykluczenia komunikacyjnego mieszkańców regionu, których nie stać na nowy samochód osobowy. Trzeba również zwrócić uwagę że są regiony w 
Małopolsce gdzie dojazd transportem zbiorowym do Krakowa jest bardzo skomplikowany. Uważam, że zbudowanie przez ostatnie lata parkingów, które miały przejmować ruch docelowy, a następnie 
uniemożliwić z ich korzystania najbiedniejszym, czyli tym których nie stać na nowy samochód jest absurdalne. 
Kolejnym absurdem jest to że został zaproponowany jeden szpital do którego dojazd będzie możliwy, a do pozostałych nie. Co to spowoduje? Prawdopodobnie zostanie on obciążony nieproporcjonalnie 
bardziej niż pozostałe szpitale w Krakowie. Czy wiąże się to z lepszym jego finansowaniem? Czy decyzja taka została skonsultowana z przedstawicielami szpitala? Jeśli dojazd do szpitala ma zostać wykluczony 
ze strefy to albo do każdego albo do żadnego.

Nie jest to dobre rozwiązanie. Jak opisałem w poprzednim pytaniu, takie wyłączenie powinno dotyczyć albo wszystkich albo żadnego 
szpitala. 

W ubiegłym roku usiłując się dopasować poprzedniej absurdalnej ustawy, zakupiłem pojazd spełniający normę euro 5. Czytając obecną propozycje ustawy widzę że na nic mi to było, 
ponieważ pojazd ten nie będzie mógł wjechać do tej strefy. Oczywiście można powiedzieć że będzie wprowadzona przejściowa forma itd., nie zmienia to jednak faktu, że poniosłem koszty 
za które nikt mi nie zwróci. Radni miasta robią z ludzi głupków. Nie ma żadnej stabilności, która nie pozwala przedsiębiorcom czegokolwiek zaplanować. Uważam że urząd Miasta nie ma 
prawa zmieniać podstawowych założeń ustawy z roku na rok. Uważam że norma emisji nie powinna być wyższa niż euro 5 w pierwszym etapie. 
Należy również wspomnieć, że regulowanie strefy w zależności od normy emisji, a nie od rzeczywistej emisji jest absurdalne. Pojazdy, które nie spełniają konkretnej normy, są małymi 
autami miejskimi i nie spełniają jej tylko ze względu na rok produkcji, a nie ich emisję, nie mogą wjechać do strefy. Natomiast niejednokrotnie pojazdy mające większą emisję ale są nowe 
będą mogły wjechać...

Okres 5 lat jest moim zdaniem wystarczający na zmianę pojazdu. Jest to kolejny absurd. Jeśli naprawdę chodzi o jakość powietrza to czemu ktoś kogo na to stać może je zanieczyszczać. Uważam że, zmuszanie kogoś do zmiany pojazdu jest niedopuszczalne. Jeśli ktoś kupił pojazd dopuszczony do ruchu w Polsce, powinien 
mieć prawo z niego korzystać. Jeśli jednak usilnie chcemy go pozbyć tego prawa powinien mieć prawo do dofinansowania zakupu nowego. 
Dlaczego dofinansowuje się zmianę pieca "kopciucha", termomodernizację, fotowoltaike, pojazdy elektryczne itd., ale zmuszając do 
pozbycia się samochodu nie ma dofinansowania na zakup nowego, który spełniał by wymagania narzucane przez rządzących?

1.6.25 9:34:50 strefa jest za duża to nic nie zmieni o co chodzi jak tu to można a tam to nie jesteście nienormalni gaz ziemny LPG bez ogr inne miasta zrobią to samo krakowianienie wjadą chory pomysł chodzi wam o czyste powietrze czy o kasę kierowcy powinni was zaskarżyć 
1.6.25 9:34:52 Wprowadzić strefę Czystego Powietrza wokół Błon. Zamoknąć Błonia, dla przyjezdnych spoza Krakowa, nie płacą podatków ale zatruwają ludzi korzystających ze sportu w tym miejscu. Bez problemu wjeżdżają 

na najbardziej Zielony obszar Krakowa.Blonia tylko wjazd dla mieszkańców Krakowa.
Ok chociaż opłaty powinny być dla osób które nie płacą podatków w Krakowie. Dla mieszkańców Krakowa ulgi dla pozostałych bardzo wysoki standard emisji Euro conajmniej Euro 6. Bardzo dobre rozwiązanie. Ok Prawidlowo

1.6.25 9:36:53 bez strefy cały Kraków każdy rok produkcji żadnych wymogów dla wszystkich żadnych opłat żadnych wyjątków, wszyscy mogą wjeżdżać bez warunków
1.6.25 9:38:28 Tak, no czasem to może być konieczne
1.6.25 9:38:32 Ścisłe centrum miasta I etap. Rewolucje źle kończą wraz z wprowadzającymi. Patrz wyżej Dobór standardów emisji forsuje lobby elektryczne. Przy naszych cenach prądu i dostępności punktów ładowania brak sensu. Minimum to 8 lat Chory pomysł sprzeczny z zasadą konstytucyjnej równości i zasadami logiki. Pojazdy historyczne bezterminowo
1.6.25 9:39:04 Ścisłe centrum, ograniczone krakowskimi plantami Jak wyżej. SCT to kolejny chory pomysł i skoro jeszcze jesteśmy w UE i podpisaliśmy kwity na kpo to wprowadzając sct zróbmy jak 

najmniejszą jak się da 
Rok produkcji jest pomysłem kuriozalnym. Ten zam model samochodu, z tą samą emisją spalin ale o rok starszy zostaje wykluczony z możliwości poruszania się po mieście. Nie wiem kto 
to wymyślił 

Ten zapis ma na celu uspokoić nastroje mieszkańców, jest tak samo śmieszny jak cała SCT Jak zawsze gdy mówimy o ekologii chodzi o pieniądze. Handel emisjami to teraz żyła złota. Ciekawe, że wszytkie badania mówią, że jeśli jeździsz od lat tym samym autem to mniej zanieczyszczasz środowisko niż kupując nowe 
samochody. Ale przecież nie o środowisko tutaj chodzi. Dziwne że w całej europie w dużych miastach wszystko się razem mieści, metro, 
tramwaje, autobusy, samochody i rowery. Tylko w Krakowie się nie da. 
Całą sytuacją z SCT w Krakowie to kpina 

1.6.25 9:39:51 Stare miasto, tj. wzdłuż plant. Czyli tam, gdzie i tak jest wjazd tylko dla pojazdów usprawnionych do wjazdu do strefy ograniczonego ruchu. Oczywiście, praktycznie całe miasto byłoby dobrą propozycją. Przecież możecie ograniczyć tylko bardzo wąskie terytorium, do którego 
i tak już mało kto wjedzie. Dajmy na to Rynek Główny. Jest SCT? Jest. Sprawa załatwiona, wszyscy zadowoleni.

Starsze samochody, no. Takie z lat 90 czy 2000. Przecież kiedyś te auta były ekologiczne, a teraz już nagle nie są? Dlaczego mamy wykluczać kogoś z wolności do posiadania i komunikacji? Wyłączenie powinno być wieczyste dla mieszkańców. Średnio. Dlaczego ktoś ma płacić za zwykła fanaberię. Przecież to skarbonka bo ktoś ma starsze auto. Zdecydowanie się nie zgadzam. Jestem przeciwko SCT w każdej formie. Każde ograniczenie jest przeciwko obywatelom, prawa do własności i wolności. Spowalnia 
gospodarkę i utrudnia rozwój. Zdecydowane NIE dla SCT.

1.6.25 9:41:11 Mam meldunek przy ul. Siemiradzkiego.  Pracuję w Niemczech.  Mam auto na niemieckich tablicach rejestracyjnych. Mam nadzieję że 
takie ewentualności też bierzecie państwo pod uwagę. 

Mieszkańców nie powinno to ograniczać ze względu chociażby przepisy Konstytucji. Mieszkańców nie powinno to ograniczać ze względu chociażby przepisy Konstytucji. Strefa płatnego parkowania jest dobrym pomysłem. Nie rozumiem dlaczego mieszkańcy również muszą wnosić opłaty jeśli utrzymaniem porządku zajmuje się dozorca w kamienicy, koszty 
utrzymania ulic są płacone z podatków oraz czynszów. 

Takie samo zdanie mam na temat SCT i opłat. 

Mieszkańcy SCT którzy mają meldunek przy ulicach SCT ale również poza granicami Polski którzy tam pracują i mają rejestracje spoza 
Polski. Meldunek można sprawdzić po dowodzie osobistym podczas kontroli. 

1.6.25 9:41:36 Strefa powinna obowiązywać maksymalnie do pierwszej obwodnicy. Jeśli strefa będzie obowiązywać w obrębie pierwszej obwodnicy to powyższego problemu nie będzie. Dla silników benzynowych powinien obowiązywać standard Euro 1. Dla dieseli Euro 2. LPG powinno kwalifikować samochód do normy wyżej. Strefa nie powinna w ogóle dotyczyć ludzi pracujących w Krakowie. Jest to złe rozwiązanie. Wyciąganie pieniędzy od ubogich, bo bogatych te opłaty nie drapną po kieszeni tak bardzo jak mniej zamożnych. W nowej propozycji sct w Krakowie pojazdy historyczne i zabytkowe wcale nie są zwolnione ze strefy. Mogą one wjechać do 50 razy w 
roku, co jest fatalnym pomysłem. Powinny być zwolnione całkowicie.

1.6.25 9:42:00 Jestem przeciwny Strefie. Samochody powinny być sprawdzane pod kontem emisji na stacjach diagnostycznych. Pojazd dopuszczony do ruchu w Pl/UE powinien być dopuszczony do wszystkich dróg 
publicznych. 
Strefa dobija uboższych ludzi oraz jest sprzeczna z podstawowym założeniem polityki ochrony środowiska jakim jest wykorzystywanie dóbr materialnych do końca ich technicznej sprawności. 

Nie wierzę w standardy emisji, tak jak nie wierzę w podawane przez producentów spalanie. Wycięte katalizatory, zła eksploatacja, nietrwałe silniki. Trzeba badać samochody w trakcie 
przeglądów. Auto 5 letnie może być zajechanie.

Co z równością wobec prawa? Jak strefa ma powstać to jest to rozsądne ale kłopotliwe. Kierowcy z KDR.

1.6.25 9:45:24 Należy zrezygnowac z tego chorego pomysłu. Od tego czy samochód moze sie poruszac czy nie sa stacje diagnostyczne Drogi wybudowalismy z naszych podatków i chcemy po nich jezdzic kazdym samochodem ktore jest dopuszczone do poruszania sie 
po drogach

Te wymagania to totalna bzdura. Ktos moze miec samochod ktorym wyjezdza tylko do kosciola wiec jest kompletnoe niezużyty ale ma lata. Inny nowy ktory robi setki kilometrow jest 
zuzyty ale nie ma lat.  Skończcie z tymi bzdurami

Do zezłomowania samochodu. Dopoki przechodzi badanie techniczne moze jezdzic gdzie 
chce

Ciekawe. Czy po wniesieniu opłat przestaje szkodzić środowisku?  Nie macie odwagi powiedziec wprost ze nakladacie na nas nowe podatki Zadnych ograniczeń! Dopoki auto jest dopuszczone przez stacje diagnostyczne moze jezdzic gdzie chce. W pandemii ulice były puste a 
podawaliscie przekroczenie pylkow i alerty. Naprawde myslicie ze nie umiemy myslec? Prosze opublikowac badania nt. jak zmieni sie 
czystosc powietrza po wprowadzeniu SCT

1.6.25 9:47:56
1.6.25 9:48:01 Ścisłe centrum Dożywotnio dla mieszkańców, ale zobowiązania sct dopiero przy zmianie auta. Jeśli masz 

swoj samochód i nie zmieniałeś go to można nim dozywotnio. I tak starsze auta same 
soe wyeliminują. Nie zmieni to środowiska, bez przesady

Podział społeczeństwa na biedne i bogate Historyczne i zabytkowe powinny caly czas mieć pozwolenie, nie tylko 50 dni. Kolejne ograniczenie na minimalna ilość samochodów nie 
zmieniające wpływu na środowisko.

1.6.25 9:50:52 SCT to jedna wielka porażka Bez sensu Chyba pogrzało was z tymi rocznikami bo kto będzie chciał wjechać starym samochodem to i tak wjedzie. Oczywiście że powinno zostać zmienione. Jeżeli ma dotyczyć wszystkich to wszystkich a 
nie wybrane osoby. W czym mieszkańcy są lepsi od osób które odwiedzają kraków?

Tragedia. Dajcie odrazu 150000 za miesiąc a co wam szkodzi Podczas pandemii ruch był ograniczony a i tak jakość powietrza zostawiała wiele do życzenia wię c takie strefy są bez sensu

1.6.25 9:51:52 Jestem za całkowitym zniesieniem tej strefy. Po pierwsze zabiera nam ona wolność obywatelską, po drugie nie stać większości ludzi na zakup nowych samochodów spełniających wyśrubowane normy spalin 
albo elektryków. Nowe samochody generują ogromne koszty ich utrzymania że względu na tą właśnie pseudo ekologię oraz z powodu coraz gorszej jakości ich samych a elektryki są mega drogie w zakupie a 
ich ładowanie jest droższe od tankowania zwykłych samochodów. Kolejna sprawa jest fakt że Polska marginalnie wpływa na klimat świata a są mocarstwa przemysłowe jak USA, Rosja, Chiny, Indie itd gdzie 
mają w nosie klimat a chce się ratować świat u nas. To jest chore! 

Jestem za jej całkowitym zniesieniem Powinno to być minimum 10 lat by dać czas inżynierom i naukowcom na opracowanie 
lepszych silników i paliw oraz akumulatorów 

Proszę sobie odpowiedzieć czy to jest normalne? Ludzie zamożni będą mieli w nosie te całe strefy a biedny będzie np zima jeździł na rowerze Dlaczego znowu mają być lepsi i gorsi. Czym różni się mieszkaniec Krakowa id mieszkańca no Wieliczki 

1.6.25 9:52:06 Strefa czystego transportu ,powinna obejmować I obwodnicę W Krakowie jest więcej Patk and Ride ,nie tylko na Górce Narodowej ,od strony lotniska nie ma takich parkingów ,żeby można było się 
przesiąść na autobusy Komunikacji Miejskiej

Benzyna +LPG  od Euro 3,powinny  miały możliwość wjazdu do Karakowa Powinno być od 5 do 10 lat ,jako okres przejściowy Dobre rozwiązanie, ale dla turystów, ludzie którzy pracują w Krakowie a mieszkają poza granicami ,powinny mieć możliwość dojazdu do pracy Dojazd do pracy,szpitali wszystkich a nie tylko wyszczególnionych 

1.6.25 9:52:16 Okres ten jest zdecydowanie zbyt długi Tworzymy teren z lepszą jakością powietrza. A wnoszenie opłat za samochody niespełniające wymagań nie ma sensu. Zakaz, to zakaz. A nie strefa płatnego wjazdu. Wiem, że miasto ma chęć 
zdobycia dodatkowych pieniędzy, ale nie o to w tym chodzi. Trzeba odważnie wdrożyć zakaz i skutecznie go egzekwować.

Jak napisałem wcześniej - pojazdy mieszkańców powinny być wyłączone zdecydowanie krócej. A pojazdy specjalne lub zabytkowe - do 
rozstrzygnięcia przez ekspertów.

1.6.25 9:52:19 Zabytkowe i historyczne - 50 dni to dyskryminacja i tak małej liczby samochodów! Minimalny wpływ na środowisko, maksymalny wpływ 
na dyskryminację ludzi i podział 

1.6.25 9:53:32 Trzeba te pomysły wyrzucić do śmieci a ludzi chcących wprowadzać takie ograniczenia zamknąć do psychiatryka . Zaczynacie już wprowadzać komumnizm jak w Chinach . Mówicie hipokryci o tym że auta 
kopcą i nas trują a jednocześnie blokujecie i nakładacie cła na auta elektryczne z Chin więc nie chodzi wam o to żeby ludzie jeździli autami nowymi które nie kopcą , jesteście zakłamani i kij wam w ***..ska 
smierdzace bo mnie nie oszukacie !!!

A ja mam w was *****...ane i w tą wasza strefe czystego transportu dla debili . Mam stary samochód i do Krakowa przyjeżdżałem 
sobie do galeri na zakupy a teraz już do was nie przyjade i poczekam kiedy to będzie zlikwidowane przez ludzi ... Kolejny debilizm i 
zahamowanie że student może jezdzic samochodem bo wiadomo ze nowego nie kupi bo za co ... , osoby które przyjezdzaja z innych 
miejscowosci zrobic np. remont tez nie przyjada wiec zobaczymy ile sobie sami bedziecie robic krakowskie lakoniki remontów w 
swoim mrowisku :)

Uważam że pomysł ze strefa czystego transportu jest dla debili i ci którzy to wprowadzaja to ludzie odklejeni od rzezcywistosci . Ludzie którzy chca takich ograniczen zostana pociagnieci do odpowiedzialnosci przez lud 
, przyjdziemy po was ...

Cały ten projekt wprowadzenia ograniczen jest do kosza , komunizm już był a jak chcecie wiecej to jedzcie do Chin ******...syny Nie ma zgody na wprowadzanie komunizmu w Krakowie i zabierajcie sie nowobogaccy ze swoim pomysłem ograniczenia wolnosci won do 
Warszawy i tam jeździjcie sobie elektrykami bezmózgi !!!

1.6.25 9:53:48 Oczywiście że należy zmienić granice proponowanej a potem uchwalonej strefy dk granic 1 obwodnicy wokół Rynku Głównego To za mało. Ograniczenie dla całego miasta jest totalnie zbędnym posysłem Po zmianie obszaru granicy strefy na 1 obwodnicę nie mam uwag do norm Euro Proponuję wydłużyć do 8 lat. Czyli nie chodzi o zdrowie chodzi o kasę? Strefa w obszarze 1obwodnicy powinna być bezwzględna. Nowa strefa w obszarze 1obwodnicy może zawierać te wyjątki.
1.6.25 9:53:53 Strefy nie powinno być lub tylko stare miasto wewnątrz pierścienia Konopnickiej, Kalwarysjskiej Trzech Wieszcy, itd. Wszystko poza starym miastem, ew. główne drogi w mieście 2 i 3 pasmowe Każde sprawne  auto, ew. bez euro 1 i 2. Różnica między np. euro 3 i 6 jest symboliczna do wcześniejszych zmian. Nowe auta z euro 6 czy 7 potrafią więcej emitować szkodliwych 

substancji niż starsze auta miejskie. Generalnie chcecie uderzyć w ludzi mniej zamożnych
Dla mieszkańców nie powinno być ograniczeń. Nawet w Niemczech mieszkańcy są mniej 
karani (max limit euro 4). Czy biedni ale pracujący i korzystający z aut mają się 
wyprowadzić? Preferujecie bogatych i meneli co nie pracują i nie mają aut. Poza tym 
ceny biletów są drogie w porównaniu do przejazdów samochodem - pomijam stawki za 
parkowanie

Skandal. Widać, że chodzi o skok na kasę - pazerność władz widoczna gołym okiem. Co z tą kasą się stanie? To tylko odsuwa problem w czasie. Nawet.w Niemczech nie karają za euro 4

1.6.25 9:54:24 Strefa powinna obejmować wyłącznie granice starego miasta, czyli granice UNESCO. Jednak to też nie jest dobrym rozwiązaniem, bo Kraków straci dużo turystów, którzy wolą wygodę i pozostawienie 
samochodu jak najbliżej atrakcji turystycznych.

Cały Kraków z wyłączeniem starego miasta powinien być dostępny. Podczas projektowania SCT należy brać pod uwagę rzeczywisty wpływ na środowisko różnych typów pojazdów, zamiast ograniczać się jedynie do daty produkcji czy standardu emisji Euro. 
Wprowadzenie kryteriów opartych na masie pojazdu, pojemności silnika i faktycznym stanie technicznym mogłoby być bardziej sprawiedliwe i efektywne w redukcji zanieczyszczeń. Małe, 
starsze samochody, które są w dobrym stanie, mogą w rzeczywistości mniej zanieczyszczać środowisko niż nowe, duże vany czy SUV-y. Produkcja nowych samochodów wiąże się z 
ogromnym śladem węglowym i zużyciem zasobów naturalnych, co często neutralizuje korzyści płynące z ich niższej emisji w czasie eksploatacji.
Wydłużenie życia starszych, ekonomicznych pojazdów poprzez ich właściwą eksploatację może być bardziej ekologiczne niż zakup nowego samochodu.

Powinno to być min 10 lat lub jeszcze dłużej. Mieszkańcy nie są w stanie w ciągu 5 lat 
kupić nowego samochodu. Aktualny status nie pozwala większości mieszkańców na 
zakup nowego auta.

Samochody spoza Krakowa również powinny móc wjeżdżać, ta opłata jest zbyt duża. Ta lista nie ma znaczenia, każdy powinien moc wjechać. Jest bardzo dużo osób w wieku 50+, które nie mają możliwości kupna nowego 
samochodu, mieszkają pod Krakowem a w Krakowie pracują i muszą dojeżdżać. Wiele z nich ma problemy ze zdrowiem i dlatego 
przesiadka do zatłoczonych autobusów będzie mocno problematyczna. Rodzice z małymi dziećmi, którzy mieszkają w Krakowie lub pod 
Krakowem, dojeżdżający do krakowskich żłobków/przedszkoli, dla nich też jazda komunikacja miejsca będzie mocno problematyczna, jak 
matka/ojciec z dwójką lub trójką dzieci ma ich rano odwieźć do żłobka/przedszkola w zatłoczonym autobusie? To jest wręcz niewykonalne i 
bardzo utrudniające życie. Nowe auta spełniające normę UE nie ułatwia życia mieszkańcom a znacznie utrudnia. Kraków straci na tym 
bardzo dużo. Turyście będą omijać Kraków bo nie będą chcieli płacić za wjazd. Inne duże miasta nie mają takich obostrzeń. Działania miasta 
w celu poprawy powietrza powinny wyglądać inaczej a nie utrudniać życie mieszkańcom oraz turystom a także wprowadzać zakazy, na 
które zwykłego obywatela nie stać.

1.6.25 9:54:25 Nie należy jej wprowadzać jest zła Nie należy ograniczać wolności w poruszaniu się  własnym  samochodem.  Ra ustawa  jest  zła To zle rozwiązanie  mie można ograniczać  swobod obywatelskich Bardzo źle to oceniam To złe i nie sprawiedliwe . Nie można ograniczać ludziom wyboru.   Jeżeli samochód  ma zły stan techniczny to decyduje o zakazie  
poruszania się  diagnosta i policja 

1.6.25 9:54:35 Scisle centrum miasta.
1.6.25 9:54:59 Do ścisłego centrum Do wszystkich ośrodków medycznych Zrównać do euro4 Skok na kasę, wprowadzić pulę wjazdów bez opłaty szczególnie dla osób z powiatów malopolskich
1.6.25 9:55:15 Z zasad należy wykluczyć całkowicie pojazdy zabytkowe - jeśli ktoś posiada taki pojazd i jest mieszkańcem Krakowa, to taki pojazd jest w 

SCT cały rok, a nie 50 dni. Limit 50 dni pozbawia mieszkańców Krakowa konstytucyjnego prawa własności, bowiem wg zaproponowanych 
regulacji już 50 dnia roku taki pojazd będzie musiał opuścić teren Krakowa. Ustawodawca przyjął, że do SCT wjeżdżają samochody 
zabytkowe z zewnątrz, a nie pochylił się nad tematem, że sporo osób mieszkających w SCT posiada również samochody zabytkowe. Nie 
można też limitować wyłączenia np na 5 lat, jeśli ktoś posiada zabytkowe 50-60 czy 70 letnie auto a mieszka w SCT, to nie może być za 5 
lat zmuszony do sprzedaży tego auta. 
Należy wskazać, że samochody zabytkowe będące własnością mieszkańców SCT są całkowicie wyłączone z wymogów SCT. 

1.6.25 9:56:05 Tak zapoznałem, maksymalnie Rynek główny Cały Kraków oprócz rynku głównego powinien zostać wyłączony ze strefy Euro1 benzyna euro 3 diesel Każdy obywatel RP powinien być wyłączony ze strefy Strefa nie powinna obejmować nikogo Każdy Obywatel RP powinien być wyłączony ze strefy 
1.6.25 9:56:09 Jestem za wprowadzeniem strefy czystego transportu w ścisłym centrum Krakowa Należy udostępniać dojazd dla osób z poza Krakowa do wszystkich centrów handlowych mieszczących się na terenie miasta Dopuszczenie pojazdów diesel euro 4 niezależnie od wieku jeżeli posiadają katalizator i fabrycznie zamontowany filtr cząstek stałych Nie wyłączanie z projektu tylko mieszkańców Krakowa gdyż jest to jawna dyskryminacja 

innych obywateli.
jest to  złe   rozwiązanie po raz kolejny pokazujący że miasto chce zarobić na osobach które nie stać na nowsze samochody i to pokazuje że po wniesieniu opłaty za wjazd nadal będzie dochodziło do 
opisanych w projekcie zanieczyszczeń i ucierpią najubożsi.

Do listy osób zwolnionych  z opłaty za wjazd do SCT powinny być zwolnione pojazdy osób zatrudnionych na terenie miasta Krakowa gdyż 
muszą one ponosić duże koszty dojazdu do pracy z ościennych miejscowości i nie stać ich na dodatkowe opłaty a miasto nie gwarantuje 
wystarczających parkingów w obrębie całego Krakowa oraz darmowej z nich dalszej komunikacji.

1.6.25 9:56:09 Ściśle centrum miasta dojazd dla osob z poza krakowa do centrów handlowych dopuszczenie pojazdów  Diesel z euro 4 niezależenie od wieku jeżeli posiadaja katalizator i fabrycznie zamontowany filtr cząstek stałych nie wyłączanie z projektu tylko mieszkańców Krakowa ,gdyż jest to jWna dyskryminacja 
innych obywateli

jest to złe rozwiązanie...Poraz kolejny miasto chce zarobić na osobach których nie stać na nowsze samochody i to pokazuje że po wniesieniu opłaty za wjazd nadal będzie dochodziło do opisanych w 
projekcie zanieczyszczeń.
Ucierpią najubożsi..

Do listy osób zwolnionych z opłaty za wjazd do strefy czystego transportu powinny być zwolnione pojazdy osób zatrudnionych na terenie 
miasta Krakowa,gdyż muszą one ponosić duże koszty do pracy z ościennych miejscowości i nie stać ich na dodatkowe opłaty, a miasto nie 
gwarantuje wystarczającej liczby miejsc parkingowych w typie PARK&RIDE połączonych z odpowiednią infrastrukturą komunikacyjną.

1.6.25 9:57:03 Dyskryminacja z urzedu biednych, ktorzy sa biedni przez nadmierne opodatkowanie bo urzedow i urzednikow jest za duzo Czy znajomi krolika, po panstwowej znajomosci beda zwolnieni z zakazow i oplat? Czy urzednicy z innych muas beda zwolnieni? Czu 
Ukraincy beda zwolnieni? Placic beda tylko najbiedniejsi Polacy bez znajomosci?

1.6.25 9:57:23 W pierwszym roku działa strefy może tak zostać Tylko samochody spełniające normy euro 4 i wyżej, ale nie starsze niż 15 lat Dla samochodów benzynowych dopuszczenie emisji euro4 ,dla diesla euro 5 Tak, ale tylko dla emisji euro 4 Tak i tylko takie pojazdy.
1.6.25 9:57:24 Uważam iż strefa czystego transportu niema najmniejszego sensu. DOwodem jest okres pandemi, gdy ulice były praktycznie puste a poziom zanieczyszczeń był zbliżony do tych w obecnym okresie. 

Wprowadzenie takiej strefy prowadzi do dyskryminacji ubogiego społeczeństwa. Należy jedynie zwiększyć kontrolę pojazdów niesprawnych technicznie ktore pobierają i spalają znaczne ilości oleju.
Każdy obywatel powinien mieć prawo dostać się tam gdzie tego chce. Żyjemy w wolnym demokratycznym kraju. Kategoryzowanie pojazdów po przez rok produkcji niema na celu zmniejszenia emisji. Niejedno nowe auto ma wieksza emisję niż przykładowo stare seicento. Dyskryminacja ludzi dojeżdżających z gmina ościennych którzy również zapewniają 

dochody miastu. Przykładowo poprzez wykonywanie pracy w krakowie co zwiększa 
zarobki firmy odprowadzającej podatek w krakowie

Chodzi i czyste powietrze czy o pieniądze i dyskryminacje? Nadal jest to dyskryminacja

1.6.25 9:57:53 NIE DLA STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU NIE DLA STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU NIE DLA STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU-CZYSTA DEMAGOGIA NIE DLA STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU NIE DLA STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU-TO KOLEJNY PODATEK NIE DLA STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU-DYSKRYMINACJA OBYWATELI
1.6.25 9:58:50 Nie rozumiem dlaczego SCT nie może dotyczyć określonych obszarów w Krakowie tak jak ma to miejsce w Warszawie, czy Berlinie? Wyjątki dla dojazdów do P&R oraz szpitali wydają się być dobrym pomysłem.  Ograniczenia dla samochodów z zapłonem samoczynnym są za bardzo surowe. Poprzedni projekt dopuszczał normę emisji spalin EURO 5, teraz jest 6 dT. Obawiam się że mieszkańcy z 

dość sprawnych i względnie młodych (np. 2017 rok) pojazdów z silnikiem Diesla będą się przesiadać na jeszcze starsze (np. 2005) samochody z silnikiem benzynowym, które w 
dokumentach będą dopuszczone do wjazdu do SCT, ale czy rzeczywiście będą mniej zanieczyszczały powietrze krakowskie?

Dla mieszkańców Krakowa posiadających już swoje pojazdy, okres wyłączenia powinien 
być bezterminowy. Wyłączenie nie powinno dotyczyć nowo rejestrowanych 
samochodów. Starszych aut i tak jest coraz mniej, niech znikną z Krakowa „w naturalny 
dla nich sposób”. 

Pomysł wydaje się być rozsądny. Nie wiem czy zaproponowane wysokości opłat są odpowiednie. Zakaz dla aut zabytkowych/historycznych powinien być zniesiony. Dodatkowa biurokracja w kontekście ograniczenia do 50 dni rocznie 
może zniechęcać. Takimi pojazdami i tak właściciele poruszają się rzadko, a ich liczba w stosunku do wszystkich pojazdów jest mała, co nie 
powinno mieć wpływu na stopień zanieczyszczeń powietrza w Krakowie. W pierwotnej wersji projektu było jeszcze wyłączenie dla starszych 
właścicieli pojazdów po 70 roku życia, dlaczego to wyłączenie zostało usunięte? To był dobry pomysł, który powinien wrócić, zwłaszcza 
jeżeli normy (dla Diesli) zostały zaostrzone. 

1.6.25 9:59:12 Wprowadzenie strefy jest złym pomysłem. Takich miejsc jest wiele i powinny obejmować maksymalną powierzchnię miasta. Starsze samochody o niewielkim zużyciu paliwa generują mniej spalin niż nowsze silniki o dużej pojemności. Wprowadzenie strefy będzie tylko ułatwieniem parkowania dla bardzo 
drogich samochodów o dużych silnikach i dużym spalaniu. Jest to niesprawiedliwe społecznie.

Rekomenduję likwidację strefy lub wprowadzenie możliwości wjazdu do niej 
samochodów z silnikami o pojemności do 2 litrów. Można też ustawić limit spalania na 
poziomie do 8 l/100 km.

Bardzo źle, nie zmniejszy to w żadnym stopniu ilości zanieczyszczeń, właściciele dużych i drogich samochodów nie odczują obciążenia finansowego w najmniejszym nawet stopniu i będą poruszać się 
po centrum miasta nadal bez ograniczeń.

Sprawa jest bardzo prosta i należy oceniać pojazdy pod kątem ilości produkcji spalin. Pojazdy nadmiernie "kopcące" i tak nie przejdą 
badania technicznego.

1.6.25 10:01:45 Strefa Czystego Transportu powinna obowiązywać tylko w obszarze Starego Miasta Nie powinno być ograniczeń do dojazdu autami spoza Krakowa do szpitali i miejsc Park&Ride.Strefa powinna być tylko w ścisłym 
centrum

Moim zdaniem starsze samochody poniżej 2005 roku zarówno diesle jak i benzynowe nie powinny już wjeżdzać wogole do SCT. Natomiast na młodsze roczniki nie powinno sie nakładać 
żadnych opłat emisyjnych. Tym bardziej na samochody z instalacją LPG

Jestem spoza Krakowa ale pracuje dużo w Krakowie i tutaj też płace podatki. Chciałbym 
żeby to wyłączenie było sprawiedliwe i nie dotyczyło tylko mieszkańców Krakowa. Ale 
również osób spoza płacących podatki w Krakowie

Nie jest to dobre rozwiązanie, proponowałbym mniejsze opłaty emisyjne dla osób sporadycznie wjeżdżających do SCT i czasowe wyłączenie dla osób płacących podatki w Krakowie a dojeżdżających 
swoim samochodem na równi z mieszkańcami miasta

Osoby pracujące na własnym pojeździe a wjeźdżające do SCT też powinny być zwolnieni czasowo np TAXI lub dostawcy jedzenia

1.6.25 10:02:04 Jedynie w granicach I obwodnicy Jest za mało takich miejsc Mieszkańcy miasta powinni zostać zwolnieni z ograniczeń strefy Mieszkańcy miasta powinni zostać zwolnieni z ograniczeń strefy Nie mam zdania Mieszkańcy miasta powinni zostać zwolnieni z ograniczeń strefy 



1.6.25 10:05:24 W pierwszej fazie powinna obejmować tylko ścisłe centrum Krakowa. Wszystkie Park and Ride, szpitale, domy pomocy społecznej, schroniska dla zwierząt , urzędy miejskie do których powinni dojechać 
także mieszkańcy np. Powiatu Krakowskiego (KRA) również powinny być uwzględnione w pierwszej fazie.

Euro 4 zarówno dla samochodów benzyna i diesel powinny w pierwszym okresie być tak samo traktowane, zarówno dla mieszkańców Krakowa ale też powiatów pobliskich jak Powiat 
Krakowski (KRA). Tak aby dać czas na zmianę dłuższa niż 6 miesięcy. Aktualnie jest to bardzo krótki okres (do 1 lipca 2025).

Rozwiązaniem przyjaznym dla biznesu i mieszkańców nie tylko miasta Krakowa ale 
okolicznych gmin byłoby "Fair Play" zastosowanie przepisów jednakowych, na 
podobnych lub równych zasadach. Przykładowo Powiat Krakowski (KRA) ściśle 
współpracuje z miastem Kraków (biznes, dojazd do pracy, dojazd do szkół i uczelni, 
służba zdrowia, praca w urzędach i spółkach miejskich, itd).

Wprowadzenie racjonalnych opłat rocznych może być rozwiązaniem docelowym i rozpisanych jako poszczególne fazy wprowadzania SCT. Wprowadzenie opłat godzinowych wydaje się dodatkowa 
komplikacja. Opłata roczna może rosnąć w kolejnych latach (kolejne fazy).

Warto ograniczyć listę do samochodów "niezbędnych" jak np. historyczne / zabytkowe. Samochody budowlane i inne powinny docelowo 
być tak samo traktowane jak każdy inny pojazd bo przykładowo ciężarówki, betoniarki, lawety itd generują większą ilość spalin niż 
przeciętny samochód osobowy. Przykładem jest Norwegia gdzie samochody budowlane również podlegają regulacjom "eko".

Nieracjonalnym jest wykluczenie mieszkańców okolicznych gmin Krakowa skoro lotnisko w Balicach generuje również bardzo duże 
obciążenie spalinami, dla przykładu kilka dni/tygodni temu jeden z samolotów oczekiwał na ładowanie i zrobił kilkanaście okrążeń w 
pobliżu Krakowa spalając ogromne ilości paliwa. Dlatego podjęcie decyzji powinno być wyważone i w pierwszej kolejności nie wykluczać z 
codziennego życia mieszkańców okolicznych gmin w tak krótkim czasie jak 1 lipiec 2025.

1.6.25 10:05:39 Granice jak najmniejsze strefa symboliczna Dostęp wszędzie dla wszystkich Euro 1 dla benzyn  i euro 2 dla dieslu wyłączenie zabytkowych z wymagań i historycznych Dożywotnie wyłączenie dla aut zarejestrowanych w krakowie do dnia wprowadzenia 
symbolicznej strefy

Znacznie za wysokie ceny Zabytki powinny być wyłączone na stałę

1.6.25 10:06:29 Dookoła plant krakowskich A co z pracującymi dojeżdżającymi spoza Krakowa do pracy ?? Obecnie auta mają niską emisję i nie są zagrożeniem dla zdrowia Powinno być bezterminowo Czyli po wniesieniu opłaty już będzie zdrowo ??? Zakaz wjazdu dla urzędników UMK 
1.6.25 10:07:30 Co najwyżej ścisle centrum w obszarze Starego Miasta. Jak w pytaniu nr 1. Numer mormy Euro nie jest żadnym wyznacznikiem ilości emitowanych zanieczyszczeń, np. mały samochód z benzynowym silnikiem o niewielkiej pojemności sprzed 2000 roku może 

emitować mniej zanieczyszczeń niż w normie Euro 4, ale nie ma jej w swojej homologacji, bo normy jeszcze wtedy nie było. A współczesny SUV normę spełni, pomimo wyższej 
bezwzględnej emisji. Jeśli ma chodzić o ekologię, a nie o kasę to powinniście wziąć to pod uwagę!

Okres wyłączenia nic nie da uboższym mieszkańcom, jeśli nie weźmiecie pod uwagę 
paradoksu z punktu 3.

Tak jak w punkcie 3. O kasę czy o ekologię chodzi? 500 pln miesięcznie to gruba przesada. Wprowadzanie szeregu wyjątków i konieczność kontroli ich przestrzegania przez urzędników wygeneruje dodatkowe koszty dla miasta. 
Wyłączcie obszar Starego Miasta i najbliższej okolicy zupełnie z ruchu i tyle - będzie prościej i klarowniej. A z resztą SCT dajcie sobie spokój, 
o ile nadal chcecie zasilać budżet z kasy turystów.

1.6.25 10:08:46 Moja propozycja to zacząć od deweloperów np blok 100 mieszkań=100 miejsc parkingowych=50 drzew wokół bloku. W drugiej kolejności ościenne gminy wymieniły piece "kopciuchy" na bardziej ekologiczne. SCT niech obejmie tylko I obwodnicę. Bardziej ekologiczny jest starszy samochód z mniejszą pojemnością silnika niż nowoczesny suv z silnikiem 2 litrowym. Mieszkańców? Właśnie jestem zameldowany poza Krakowem lecz mieszkam w Krakowie 
podatki płace w Krakowie i czy jestem uważany za a mieszkańca? Ja sądzę że Tak. Uściślić 
definicje mieszkańca.

Strefa nie powinna dotyczyć osób które pracują na terenie miasta a muszą dojechać z poza Krakowa a samochód to jedyny środek lokomocji który ogarnie logistycznie odwiezienie dzieci do szkoły i 
dojazd do pracy w zdecydowanym krótszym czasie niż KMK.

Jest grupa pojazdów np z lat 90 których stan techniczny jest zdecydowanie lepszy niż samochody spełniające normy SCT a nie mogą być 
zarejestrowane jako zabytkowe z różnych względów dlatego dodał bym zapis np których wygląd nie pozostawia złudzeń co do stanu 
technicznego.

1.6.25 10:08:59 ściśle centrum miasta do drugiej obwodnicy dojazd do mieszkania na każdym osiedlu pojazd mający więcej niż 20 lat spełniający normy emisji spalin jest dobre dobre rozwiazanie każdy krakowianin który posiada stare auto ale o nie dba i o emocje CO2
1.6.25 10:10:01 Tak Tak Niech miasto sfinansuje wymianę samochodów Nie Biednemu jeszcze dołożyć opłat Przeciętnie 
1.6.25 10:10:29 Witam mysle ze ten eko ład nie powinien miec miejsca owszem zdecydowanie jest lepiej jak juz pomalu nie palimy czym popadnie ale do niedawana gaz byl ok twraz juz nie bo niemcy go nie maja co chwile 

podnoszenie emisji aut co zabija silniki teraz juz trzeba miec diesla z 2018 roku gdzie psuje sie doslownie wszyztsko w zla strone zmierza europa 
Nie kazdego stac na kupno auta za 100 tys zl i co taka osoba ma zrobic jak nie ma fobrego polaczenia do Krakowa Nje tak dawno wystarczalo euto 6 teraz juz nie musi byc jeszcze nowszy diesel rece opadaja jak sie widzi w ktora strone brnje  ta polityka klimatyczna poniewaz planeta sie pali 5 lat powinno byc dla wszystkich mieszkancow Malopolski a nie tylko tych z Krakowa co 

maja zrobic Ci mieszkancy z okolic wziasc kredyt i kupic nowe auto 
Aha czyli jak zaplaciny to jiz bedzie czysto w krakowie to tak jak z gazem zaplacimy kary za palenien nim to bedzie czysto w Polsce To jest dyskryminacja co maja zrobic osoby sasiadujace z krakowem wziasc kredyt na nowe auto podobnie z ogrzewaniem namawianie 

bulo na zmiane na gaz teraz na pompe ciepla coraz gorzej zyje sie w tej europie 
1.6.25 10:10:48 Strefa powinna zostać ograniczona do obszaru Starego Miasta Parking pod Wawelem Normy emisji są niemiarodajne, pod uwagę powinna być brana pojemność i moc silnika, a także waga pojazdu. Wielki SUV lub Pick-up z 2024 roku, z silnikiem i 6 litrów HEMI o wadze 

własnej ponad 2 tony i spalaniu rzędu 20-30 litrów na 100km wyda do atmosfery więcej zanieczyszczeń, niż jakaś prosta konstrukcja silnika diesel lub benzyna. Poza tym im starszy 
samochód, tym bardziej ekologiczny, bo im dłużej taki samochód jeździ po drodze, tym mniej surowców się wydobywa na budowę nowych samochodów.

Powinno być 10-15 lat. Pozytywnie. Posłowie, samorządowcy, księża, pracownicy publiczni i szeroko pojętej budżetówki, żołnierze, emeryci i renciści, honorowi dawcy krwii i 
szpiku, darczyńcy WOŚP, Caritas i innych fundacji, posiadacze paszportu Polsatu.

1.6.25 10:11:03 Granica powinna obejmować maksymalnie ścisłe centrum miasta. Wielu osób nie stać na wymianę samochodu który będzie spełniał odpowiednie normy a samochód jest im niezbędny, czy to do pracy czy np 
zaworzenie bliskiej osoby na dializy do szpitala. Przepis ten dyskryminuje w moim odczuciu osoby uboższe.

1.6.25 10:13:12 Uważam, z więcej dobrego w sprawie zrobiło by utworzenie dużych parkingów P&R na obrzeżach miast i darmowa komunikacja miejska. Boje się, że tu będą próbować wjechać wszyscy i traktować to jako ogólny P&R. Objęcie granic administracyjnych miasta jest na wyrost, należy wyprowadzić ruch tranzytowy z centrum. Ciężarówki tylko na obwodnicy, chyba, że wiozą towar stricte do magazynów w 
mieście. Chociaż to też można rozwiązać centrami magazynowymi na obrzeżach miasta, gdzie będą centra przeładunkowe np na elektryczne busy 

Co najmniej pięć lat i dopłaty dla osób chcących wymienić auto na spełniające wyższe 
normy.

Lepsze to niż nic. Ponownie apeluje o dodanie zwolnienia z sct dla osób z karta dużej rodziny. Ja potrzebuję auta 7 miejscowego i niezawodnego, a tu 
niestety wygrywają diesle z normą do euro 5. Argument, że mogę podjechać komunikacja miejska do parkingu za miastem polecam 
osobom które wyjeżdżają na kilka dni z trójką dzieci i kilkoma walizkami bagaży, jest to bardzo ciężkie do zrealizowania, żeby zabrać bagaże 
i upilnować jednocześnie małe dzieci.

1.6.25 10:13:39 Należy zlikwidować strefę czystego transportu w całości. Należy zlikwidować strefę czystego transportu w całości Należy zlikwidować strefę czystego transportu w całości. Należy zlikwidować strefę czystego transportu w całości. Należy zlikwidować strefę czystego transportu w całości. Należy zlikwidować strefę czystego transportu w całości.
1.6.25 10:13:53 Zmuszanie ludzi do kupowania nowych samochodów na które ich nie stać jest chore. Uważam że powinno się to wprowadzić etapami, na przykład w przyszłym roku maksymalny wiek samochodu to 20 lat, 

potem 18 itp
Wyciąganie pieniędzy od ludzi

1.6.25 10:17:38 Ograniczyć zasięg obniżyć wymogi zlikwidować opłaty Galerie handlowe oddziały ZUS Miało być euro 2 dla Diesli od 1 lipca 2025 a teraz proponuje się Euro 6 to oszustwo Powinny być wyłączenie dla wszystkich nie powinno się dzielić aut według za mieszkanie Bardzo źle to dyskryminacja Lepiej uprościć i zmniejszyć strefę zamiast robić tysiące wyjątków
1.6.25 10:18:00 Proponuję objęcie strefą czystego transpotu tylko stary rynek. Powinno się pozwolić na wjazd wszystkich pojazdów aż do starego rynku. Minimalny poziom emisji Euro 3. Propozycja okresu wyłączenia 20 lat.Uzasadnienie.Przy rynku mieszka dużo osób w 

wieku dojrzałem których zwyczajnie nie stać na zmianę samochodu na 
nawszy.Wprowadzenie takich ograniczeń doprowadzi do wykluczenia tych ludzi z życia.

To kompletna bzdura.Próbujecie wprowadzić zasadę płacę więc mogę zanieczyszczać powietrze. A dlaczego historyczne samochody mają być wyłączone z tej strefy?Czy ktoś zrobił badania ile mieszkańców proponowanej strefy ma takie 
historyczne samochody?Dla kogo ma być ten wyjątek?

1.6.25 10:18:26 Zlikwidować Strefę Czystego Transportu lub ograniczyć ją do jednej ulicy. Proponuję cały Kraków dostępny dla każdego auta. Nie wprowadzać STC. Jest ona niekonstytucyjna. Każdemu wolnemu obywatelowi wolno przemieszczać się gdzie chce. Mieszkańcy Krakowa w niczym nie wyróżniają się od innych Polaków. Ten punkt nie 
powinien istnieć.

Rozwiązanie faszystowskie. Mieszkańcy Krakowa w niczym nie wyróżniają się od innych Polaków. Ten punkt nie powinien istnieć (Jak w punkcie 4).

1.6.25 10:20:23 Owszem, należy zmodyfikować: skasować to szaleństwo ! Strefy ma nie być i tyle, ekodebilizm. Mam, jak wyżej: skasować to szaleństwo ! 
Po to jest miasto, żeby po nim jeździć, bo inaczej po co w ogóle do niego jechać? 

Brak strefy. Opłata pokazuje hipokryzję strefy: okradanie ludzi za wjechanie do tego zad...pia. 
Żądam braku strefy.

Tak, wszyscy po prostu, bo strefy nie powinno być. 

1.6.25 10:21:38 Strefa jedynie w granicach I obwodnicy starego miasta Wszystkie duze markety, ważne urzędy Wjazd za dodatkową opłatą - bezterminowo 
1.6.25 10:22:38 Dla mieszkańców spoza Krakowa wjazd od normy euro 5 Dla mieszkańców spoza Krakowa wjazd od normy euro 5
1.6.25 10:22:56 Dla mieszkańców spoza Krakowa wjazd od normy euro 5 Dla mieszkańców spoza Krakowa wjazd od normy euro 5
1.6.25 10:23:39 Granice strefy są dobre. Szpitale, ośrodek Seniorów, P&R oraz urząd wojewódzki powinny być wyłączone. Wyjątkiem powinny być również małolitrażowe samochody do np. 1 litra pojemności. Na własnym przykładzie mam z sentymentu Fiata 126p z 1999 roku używanego sporadycznie, który 

nie spełnia wymogu roku ani standardu Euro, a oddaje znacznie mniej emisji spalin niż auto benzynowe po 2005 roku z wielkim 2 litrowym silnikiem benzynowym. To absurd całej 
koncepcji SCT.

Czy jest możliwość wydłużenia tego wyłączenia, czy rozporządzenie parlamentu 
europejskiego daje taką możliwość? Według mnie powinno być minimum 8-10 lat. 

Jeśli będzie to na określony czas 3 lat jak w projekcie, to dobre rozwiązanie. Jeśli to zostanie na stałe to pokaże, że SCT jest wprowadzane tylko dla kasy, a nie dla środowiska. Pojazdy zabytkowe z ograniczeniem 50 godzin. Kto to wymyślił? Przecież to jest nierealne do weryfikacji. Sam mam z sentymentu Fiata 
126p z 1999 roku i nie jest zarejestrowany jako zabytek. Od 2030 roku nie będę mógł się nim poruszać okazjonalnie. W tym samym czasie 
samochód benzynowy z 2005 roku z silnikiem ponad 2 litrowym będzie jeździł legalnie po Krakowie oddając znacznie więcej spalin niż taki 
"maluszek". Absurd. Wyjątkiem powinny być również małolitrażowe samochody do np. 1 litra pojemności. Pojazdy zabytkowe bez 
ograniczenia dni w roku. Potrzebny jakiś dodatkowy system monitorowania tego. Gra nie warta świeczki. Te pojazdy zabytkowe z założenia 
nie jeżdżą często. Nie ma sensu tego monitorować.

1.6.25 10:24:40 STC nie powinna istnieć. Kraków wolny od STC Dyskryminacja biedniejszych obywateli Polski. Niekonstytucyjny. Nie można dyskryminować nikogo. Dyskryminacja mieszkańców innych miast! Propozycja niekonstytucyjna! Dyskryminacja biedniejszych obywateli! Propozycja niekonstytucyjna! Żadnych wyjątków. Zlikwidować STC! 
1.6.25 10:24:43
1.6.25 10:27:33 Granice pierwszej obwodnicy Wszystkie szpitale oraz parkingi park and ride, dworce kolejowe i autobusowe Rok produkcji ma niekoniecznie związek ze standardem emisji spalin Mieszkańcy Krakowa i powiatu Kraków powinni być wyłączeni z wymogów SCT Jest to rozwiązanie pogłębiające nierówności społeczne i nieakceptowalne Mieszkany powiatu krakowskiego

1.6.25 10:27:58 Strefa nie powinna dotyczyć całego miasta dlaczego Kraków ciągle wysuwa się przed szereg i zrobi tylko części miasta strefa. Jak wcześniej nie całe miasto tylko część powinna być wydzielona Dlaczego jest taka tysproporcja między dieslem a benzyną czy diesel z euro 5 nie jest lepszy niż benzyna z 2005 roku Powinno niedotyczyć mieszkańców Krakowa jak wogule można ograniczać czyjąś 
wolność do przemieszczania się. 

Jak można komukolwiek ograniczać wolność czym różni się stary maluch pojemności 600 cm od nowego suwa 4 litrowego Mieszkańców miasta powinno to niedotyczyć

1.6.25 10:28:07 Jeżeli polskie prawo wymaga utworzenia strefy czystego transportu nie definiując jej powierzchni, to proponuję ograniczenie SCT do pierwszej obwodnicy (wokół Plant i likwidacja parkingów na Placu św.Ducha 
i placu Wszystkich Świętych) i ewentualnie centrum Kazimierza (Plac Nowy i przyległe ulice). 
Opcjonalnie dopusciłbym do ograniczenia obszaru do drugiej obwodnicy ograniczonej Alejami Trzech Wieszczów, Galla Anonima, Powstania Warszawskiego, Kotlarska, Powstańców Wielkopolskich, 
Powstańców Śląskich, Konopnickiej (z wyłączeniem dojazdu do szpitala Dietla) pod warunkiem wyłączenia spod obowiązywania mieszkańców jak w odpowiedzi 4.

Nie przyjmuję do wiadomości przyjęcia innego obszaru niż w odpowiedzi nr 1. Ograniczenie dla pojazów na ON powinno dotyczyć co najwyżej pojazdów Euro 5 Mieszkańców strefy nie powinno w ogóle obowiązywać ograniczenie na zasadach jak 
przy abonamencie parkowania mieszkańca.

Nie dopuszczam takiego rozwiązania. Zwolnienie powinno obowiązywać służby porządkowe i ratunkowe, MPK (bez przewozników firm trzecich) samochody zabytkowe.

1.6.25 10:29:07 Czy mieszkańców gmin ościennych pracujących w Krakowie lub świadczących tam usługi stać na utrzymanie strefy która ich dyskryminuje? Nie widzę powodu dla którego pomiędzy dieslem a benzyniakiem musi być aż 12 lat różnicy. To znaczy że ja mieszkając w Skawinie muszę świadczyć usługi w Krakowie drożej niż 
mieszkaniec Krakowa. Nie sądzę aby w Skawinie wyszła uchwała mogąca to wyrównać.

Dyskryminacja mieszkańców gmin ościennych. Zresztą nie po raz pierwszy. Dyskryminacji ciąg dalszy, przecież jeśli gminy ościenne wprowadziłyby analogiczne uchwały to byłby to faktyczny zakaz poruszania się 
samochodami spalinowymi. Tworzycie koszmar.

1.6.25 10:29:14 Całkowity brak strefy czystego transportu. W poprzednich latach w miesiącach zimowych, gdzie ruch na drogach był znikomy z powodu pandemii, jakość powietrza była niemal identyczna. Jakiekolwiek 
ograniczanie transportu i tworzenie "czystej strefy" nie ma sensu. 

Całe miasto jest tak samo ważne, brak strefy. Proszę o porównanie jakości powietrza w miesiącach zimowych w okresie pandemii, gdzie ruch na drogach był znikomy i wyciągnięcie wniosków. Całkowity brak strefy czystego transportu, to rozwiązanie to nic innego jak nabijanie 
pieniądzy poprzez podatki. 

Nabijanie pieniądzy poprzez podatki, a nie dbanie o jakość powietrza. Strefa czystego transportu nie ma sensu. Wszyscy ludzie powinni być traktowani na równo. Brak strefy!

1.6.25 10:30:01 ZLIKWIDOWAC SCT. NIKT TRGO NIE CHCE. Nie jest dobra propozycja. ZLIKWIDOWAC strefę. Nie robić jej. ZLIKWIDOWAC strefę. Nie robić jej. ZLIKWIDOWAC strefę. Nie robić jej. ZLIKWIDOWAC strefę. Nie robić jej. ZLIKWIDOWAC strefę. Nie robić jej.
1.6.25 10:30:02 Brak strefy czystego transportu. Ścisłe centrum miasta z zakazem poruszania się wszystkich prywatnych samochodów. Spalinowych i elektrycznych. Strefa to dyskryminacja biedniejszych mieszkańców i 

obywateli, a promowanie wlaścicieli dużych i nowszych samochodów też wpływających negatywnie na natężenie ruchu w mieście
Sprzeciw wobec strefy na terenie miasta Sprzeciw wobec strefy Każdy okres przejściowy powinien dotyczyć wszystkich obywateli. Wieku krakowian 

mieszka poza miastem ale ma rodziny, pracę i sprawy do załatwienia w samym mieście. 
Rozwiązanie dyskryminujące osoby przyjeżdżające do Krakowa. Jak wyżej. Sprzeciw wobec wprowadzenia strefy

1.6.25 10:30:47 SCT powinna ograniczać się do obszaru wyznaczonego II obwodnicą. SCT na terenie całego miasta to absurd nieznany nigdzie na świecie. jw. Okres wyłączenia powinien być dłuższy, np. 10 lat. Zakładając, że SCT ma obejmować całe miasto, a nie tylko ścisłe centrum (jak ma to miejsce na całym świecie), pomysł wjazdu za opłatą jest zwykłym wymuszaniem pieniędzy od kierowców. Spod wymogów SCT powinny być wyłączone pojazdy należące do przedsiębiorców, aby nie hamować rozwoju firm, szczególnie tych małych.

1.6.25 10:31:00 Objąć sct teren samego rynku Do każdego obszaru dojechać autem po prostu zero kary Stworzyć obóz dla unijnych entuzjastów.  Spędzić ich tam razem i niech się razem cieszą z idealnego świata Nie Tak.  0.01 zł za 100lat Nie wprowadzać strefy 
1.6.25 10:31:52 Ścisłe centrum Dojazd pracowników służb, Policji, PSP, Pogotowia ratunkowego. Większość pracowników mieszka poza Krakowem. Porażka . Chodzi o czyste powietrze czy wyciągnięcie pieniędzy od ludzi, czy mieszkańcy Krakowa będą wnosić opłaty w ościennych gminach za emisję zanieczyszczeń? Pracownicy odjeżdżający do pracy , najpierw trzeba porządnie skomunikować Kraków i gminy/powiaty ościenne a następnie zająć się tym. 

Jakoś wyeliminowanie tzw. kopciuchów nie przyniosło znacznej poprawy jakości powietrza.
1.6.25 10:32:54 Dojazd do wszystkich szpitali na terenie miasta Kraków powinien być zniesiony ze względu na ich dużą specjalistyczność i ludzie z 

całego kraju przyjeżdżają na leczenie i konsultacje do tych szpitali i nie wszystkich stać na nowe pojazdy spełniające normy EURO 
Wjazd za opłatą dla nie spełniających Norm Euro pojazdów powinien być dobrze oznakowany że wjeżdża się w taką strefę i najbliższy pkt do opłacenia wjazdu znajduje się np w każdym 
parkometrze lub na stacjach paliw lub na przestankach autobusowych 

Dla mieszkańców Krakowa niezależnie od daty zameldowania w mieście Kraków powinny 
być zniesione regulacje bezterminowo, moim zdaniem jest to łamanie praw wolności 
człowieka w naszym państwie i nie powinno się narzucać wymiany samochodu na nowy 

Jest to dobrym pomysłem ale musi być dobrze oznakowany wjazd i wyjazd z tej strefy plus bliski pkt do opłaty na wjazd do takiej strefy 

1.6.25 10:35:10 Centrum Krakowa Dojazd do Fabryk i stref uprzemysłowionych (miejsca pracy) na obrzeżach miasta np. ulica Zawiła, Półłanki itp. Co z ludźmi którzy dojeżdżają do pracy do Krakowa? W pół roku mają znaleźć fundusze 
na zakup nowego auta? 

To jest Kpina. Mieszkańcy Krakowa powinni być za to obciążani kosztami wyjazdu do innych miejscowości. 

1.6.25 10:37:08 Zmiany są zbyt restrykcyjne, poprzednia propozycja dot. ograniczen jeśli chodzi o normybeuro  była zdecydowanie lepsza. Od 1 lipca 2025 zmiany nie powinny dotyczyć samochodów benzynowych od 2001 oraz napędzanych olejem napędowym od euro 2010 Przepis jest zbyt restrykcyjny, jeśli takie rozwiązanie miało by wejść należało by udzielić 
dotacji typu 95% ceny samochodu używanego dla osób najbiedniejszych. Prawo nie 
powinno ograniczać dostępu osobom najbiedniejszych do opieki zdrowotnej, dojazdu do 
pracy itp.

Jeśli mówimy o SCT to nie powinno być wyjątków a tak znów chodzi o pieniądze i napełnianie kasy miasta. A co z osobami mieszkającymi w Krakowie a nie posiadającymi tutaj zameldowania na pobyt stały

1.6.25 10:39:22 W Krakowie nie powinno być SCT. Jest to dyskryminacja ludzi których nie stać na auto spełniające wymogi SCT. Uważam że auto które ma ważne badanie techniczne powinno poruszać się po strefie swobodnie. Jest to segregacja że względu na adres zamieszkania. Jest to ukryty podatek w nazwie "oplata".
1.6.25 10:39:24 Żadnych granic strefy czystego transportu Proszę o zakup nowego samochodu elektrycznego przez Urząd Miasta , bo mnie na niego nie stać ! Rury, imadło i narzędzia będę woził w tramwaju ?
1.6.25 10:40:27 Jeśli już musi być wyznaczona to powinno być ścisłe centrum, czyli na wschód od Alei (Słowackiego, Mickiewicza, Krasickiego - do Wisły) oraz na zachód od torów kolejowych z możliwością dojazdu do dworca 

PKP Kraków Główny
Jeśli w mojej propozycji z pkt 1 są szpitale to powinna być możliwość dojazdu Powinny być ustalone normy emisji dla Krakowa bez powoływania się na wątpliwe normy EURO

 i rok produkcji samochodu (jedyne kryterium to; spełnia normy dla Krakowa /  nie spełnia norm dla Krakowa - na podstawie zaświadczenia ze stacji kontroli pojazdów
jeśli już to tylko na podstawie równości z Konstytucji RP tj dla wszystkich albo dla nikogo jedynie pod warunkiem ustalenia zamkniętego katalogu na co ten haracz ma być przeznaczony - Jeśli obywatel(Polak) ma pojazd "stary" ale zarejestrowany przed wprowadzeniem SCT to powinien mieć prawo wjazdu do tej strefy. 

Wszystkie pojazdy aktualnie zarejestrowane poza granicami RP powinny mieć  bezwzględny zakaz wjazdu do SCT, chyba, że posiadacz 
wykupi  haracz

1.6.25 10:41:59 Według mnie granicą strefy powinna się kończyć w ścisłym centrum miasta na pierwszej obwodnicy. Wiazd również powinien być nie tylko do szpitali na obrzeżach ale również w centrum. Tak jak szpital na Skarbowej im. Dietla. Czy 
również szpital Wojskowy. Jak ktoś będzie się spieszył z dzieckiem czy inne osoba to dostanie mandat bo nie stac nas na nowe auto ?!

Od 2030 roku powinien być dopuszczony wjazd samochodów produkowanych od 2010 roku disle jak i benzyny. Przykładowo mieszkam w Krakowie pracuje ale planuje się przeprowadzić 
bo utrzymanie tutaj jest dla mnie coraz trudniejsze. I Myślicie ze bedzie mnie stać na nowe auto?

Na 10 lat minimum. Okej, choc te ceny które proponujecie sa za wysokie jak dla mnie. Lepiej było by:
0.50zl godzina
10 zł za tydzień
250 zł miesiąc 

Każdy samochod krakowianina. Powinien wjeżdżać do miasta w końcu od dawien dawna płacimy tu podatki i wszystko. Nie dostajemy za 
to nic. A jak Ukraina przyjezdza to pełno dotacji mają..... . Pracuje ciezko żona też nie raz po 60.godzin tygodniowo i co z tego mamy?! 
Nawet na samochód nas nie stać!!!!!! A na mieszkanie to tylko marzenie.

1.6.25 10:42:05 Uważam że wymogi powinny być bardziej restrykcyjne. Im szybciej pozbędziemy się starych aut z naszych ulic tym lepiej. Przecież wszyscy oddychamy tu powietrzem! A położenie 
Krakowa jest jakie jest, czyli niecka gdzie kotłują się zamieszczenia.

Uważam że to stanowczo za długo. Akurat w mieście jest na tyle dobra komunikacja 
miejska że mieszkańcy Krakowa mogli by z niej częściej korzystać. Samochody są 
wygodne ot co. A to że spaliny śmierdzą i zanieczyszczają powietrze posiadaczy aut nie 
interesuje? Moja propozycja to 3 lata, a i to jest dla mnie maksimum i lepiej byłoby 
krócej.

Oceniam je pozytywnie. Opłaty mogły by być podnoszone corocznie o stopień inflacji. Pojazdy specjalne, historyczne i zabytkowe ok, bo jest ich mało. Ale mam inne zdanie co do pojazdów mieszańców Krakowa. Opisałem w 
punkcie 4.

1.6.25 10:42:13 wszystkie parkingi park &ride pozostawić  normę E6 Bezterminowo dla posiadanych pojazdów pozytywnie
1.6.25 10:43:18 Uważam że powinno obowiązywać w ścisłym centrum miasta. Jeżeli wprowadzony strefę w ścisłym centrum to będzie to prostsze to egzekwowania a nie jakieś korytarze Benzyna ok a diesel uważam euro 5 wystarczy Ok ale można przedłużyć do 10 lat Ok i stawka również 
1.6.25 10:43:28 Można by ją zmniejszyć ponieważ wyciąganie jej aż pod granicę aglomeracyjne Krakowa tylko utrudni życie. Można by na przykład wyłączyć wszystko po zewnętrznej stronie obwodnicy, obrzeża Bronowic, 

Ruszcze, i Bielany.
Np. trasa do park and ride Kurdwanów Uważam że powinnien zostać zachowany pomysł z normą euro 1 i rokiem 2000 z racji na to że nie wszystkich zwłaszcza młodszych kierowców nie stać na wymianę auta, a osoby tuż po 

18 roku życia nie będą w stanie kupić samochodu przed wprowadzeniem stef.
Pomysł bardzo dobry tylko powinno być wyłączenie dla młodszych osób i biedniejszych 
że mogą kupić samochód wyprodukowany pomiędzy 2000 a 2005 nie do 1lipca 2025 
tylko przynajmniej rok dłużej z racji na ceny takich samochodów, zwłaszcza jeżeli miasto 
chce uniknąć samochodów z złym stanie ponieważ na moim przykładzie wolałbym kupić 
starszy ale zadbany samochód niż rozpadający się nowszy 

Nie wszystkich stać na to żeby płacić taką opłatę a muszą dojeżdżać do Krakowa, a taka opłata raczej nie pomoże im w zaoszczędzeniu na nowszy samochód spełniający normy Uważam że można by wyłączyć pierwsze samochody należące do młodych kierowców z racji iż i tak pierwszy samochód posiadają przez 
pierwsze dwa trzy lata a potem jak już nauczą się jeździć wymieniają z racji na powód podany w pytaniu 4.

1.6.25 10:43:36 Okolice rynku/plant, nic poza tym Wszystkie ważne obszary znajdujące się w mieście np (szpital Żeromskiego czy Rydygiera) Pozwolenie wjazdu samochodów benzynowych i Diesla powinno obowiązywać dla pojazdów od euro 3 (samochody na LPG/CNG powinny być wykluczone z tej śmiesznej strefy ponieważ 
są uznawane za ekologiczne) 

Bardzo dobrze, co prawda jest to skok na kasę jak cała strefa, której w ogóle nie powinno być (co najwyżej ścisłe centrum) a w ogóle to taka możliwość jest wyłącznie przez 3 lata...

1.6.25 10:44:18 dobrze
1.6.25 10:44:49 Uważam że należy ją odrzucić. Nie zgadzam się z tworzeniem granic i stref parkowania. Konstytucja gwarantuje jednakowe prawa dla wszystkich nie ograniczając mniej zamożnej grupy obywateli. Konstytucja gwarantuje jednakowe prawa dla wszystkich nie ograniczając mniej 

zamożnej grupy obywateli.
Konstytucja gwarantuje jednakowe prawa dla wszystkich nie ograniczając mniej zamożnej grupy obywateli. Konstytucja gwarantuje jednakowe prawa dla wszystkich nie ograniczając mniej zamożnej grupy obywateli.

1.6.25 10:45:14 Nie więcej, niż II obwodnica Euro 4 Min. euro 4 bez względu na miejsce zamieszkania i tylko w strefie nie większej, niż II 
obwodnica.

Min. euro 4 i bez dodatkowych opłat. Stefy A B C wystarczą.  Min. euro 4 

1.6.25 10:45:44 Strefa powinna obejmować tylko granice Starego Miasta, ścisłe centrum. Mieszkańcy Krakowa powinni mieć bezterminowe prawo wjazdu . Widać,że chodzi tylko o pieniądze.
1.6.25 10:46:05 Nie powinno być wymagań co do roku produkcji jeśli auto spełnia wymagania normy Euro 4 lub Euro 6. Mam auto z 2002 roku (Euro 4) w idealnym stanie, z niewielkim przebiegiem - wg 

projektu wymagany rok produkcji 2005 dyskwalifikuje moje auto.

1.6.25 10:46:26 tylko obszar Starego Miasta.  wtedy  miasto nadal będzie mogło  zarabiać na turystach , oraz nie wykluczy  mieszkańców których nie stać na auta z roczników starszych niż 2016. Lub tez takich którzy maja 
auta historyczne ale nie mogące być rejestrowane na żółte tablice .

standard emisji  wg badan a nie rocznika auta. Nowe suvy  z roczników 2020 i później maja gorsze wyniki spalania niż  maluch 126 p, zwolnienie z opłaty mieszkańców z najniższym dochodem < zwłaszcza osób senioralnych>. kwota miesięczna  rozsądna względem REALNYCH  zarobków mieszkańców. ale wtedy zwolnienie z 
okazjonalnego placenia za strefe parkingowa np. strefy b i c. 

auta terenowe 4x 4 , służące mieszkańca  jako  pasja i rozrywka , żadziej jeżdżące stale po mieście . a jakże pomoce w chwili  kataklizmów 
pogodowych. < powódź itp>. 

1.6.25 10:49:15 Granica do pierwszej obwodnicy Nie Nie powinno być ograniczeń narzucanych Tak, mieszkańcy odprowadzający podatki w ogóle nie powinni podlegać SCT Okropne, pieniądze nie oczyszczają powietrza. Klasizm Nie powinno być wprowadzanego SCT w Krakowie 
1.6.25 10:50:38 Uważam, że objęcie SCT całego miasta jest nie do przyjęcia zarówno dla mieszkańców Krakowa jak i miejscowości ościennych. Strefa powinna być umiejscowiona w ścisłym centrum - objęcie wszystkich dzielnic 

mieszkalnych i przemysłowych jest NIE DO PRZYJĘCIA.
Odpowiedź, patrz pkt.1 Skupiając się na wnikliwszej kontroli stanu pojazdów można osiągnąć o wiele lepsze wyniki nie stosując tak drastycznej granicy wieku pojazdów (w szczególności chodzi o samochody 

wyposażone w silniki diesla) Dotyczy to również aut spełniających kryteria projektowanej SCT. 
Ten przepis uważam za dyskryminacyjny. Co za różnica czyj pojazd emituje szkodliwe 
substancje? Po za tym jest to nic innego jak "ugłaskanie" mieszkańców, aby wyrazili 
zgodę na obecny kształt projektu SCT.

Być może jest to jakieś kompromisowe wyjscie z sytuacji, ale przyjmując zupełnie inny obszar SCT. Myślę, że ta część projektu została dobrze przemyślana i jest w porządku.

1.6.25 10:50:58 Wprowadzenie SCT nic nie zmieni, będą tylko utrudnienia dla mniej zamożnych ludzi, Wprowadzenie SCT nic nie zmieni, będą tylko utrudnienia dla mniej zamożnych ludzi, Wprowadzenie SCT nic nie zmieni, będą tylko utrudnienia dla mniej zamożnych ludzi, Wprowadzenie SCT nic nie zmieni, będą tylko utrudnienia dla mniej zamożnych ludzi, Wprowadzenie SCT nic nie zmieni, będą tylko utrudnienia dla mniej zamożnych ludzi, Wprowadzenie SCT nic nie zmieni, będą tylko utrudnienia dla mniej zamożnych ludzi,
1.6.25 10:51:03 Proponowana strefa jest zbyt duża. Proponuję obszar pierwszej obwodnicy Krakowa na czas próby 3 lata. W myśl tej propozycji, dlaczego są dyskryminowane inne duże placówki lecznicze znajdujące się w centrum miasta np. Wojewódzki 

Specjalistyczny Szpital Dziecięcy im. św. Ludwika, Strzelecka 2, 31-503 Kraków albo Szpital Specjalistyczny im. Józefa Dietla Skarbowa 
4, 31-121 Kraków, czy trochę dalszy Wojewódzki Szpital Okulistyczny w Krakowie, Osiedle Na Wzgórzach 17B, 31-723 Kraków, można 
by znaleść jeszcze wiele takich placówek które zostaną wykluczone zarówno dla pacjentów jak i firm kooperujących z nimi. 

Dopuścić pojazdy z silnikiem Diesla: Rok produkcji minimum 2010 lub zgodność z normą emisji Euro 5. Dla mieszkańców płacących podatki w Krakowie nie powinno być żanych wymogów ze 
względu na SCT. 
Tak jak już wcześniej podnoszono, strefa SCT zbyt daleko ingerengeruje w sferę 
konstytucyjnych praw i wolności, takich jak wolność człowieka, wolność poruszania się, 
równość wobec prawa czy własność naruszającą zasadę proporcjonalności.

Jeżeli mowa o opłatach, to zacząć należy od: dzień, tydzień, miesiąc. Proponowana kwota 500 zł za miesiąc jest rażąco wysoka Lista wyjątków to zły kierunek, zaraz bedzie wysyp zabytkowych rejestracji na samochodach które nie mają nic wspólnego zabytkiem.

1.6.25 10:51:43 Nie powinna być strefa na całe miasto. Jeśli ma już być strefa to maksymalnie do 3 obwodnicy. Optymalnym rozwiązaniem była by 2 obwodnica Krakowa - gdzie już teraz większość mieszkańców porusza się 
komunikacją miejską ponieważ bez sensu pchać się tam samochodem.

A dlaczego ?? To tylko jeden szpital jest w Krakowie?? Skoro można do tego na Prokocimiu to dlaczego do innych nie?? To 
dyskryminacja - powinno się do każdego szpitala dojechać jak i do każdego parkingu P&R.

Jeśli samochód przechodzi coroczny przegląd - tzn że jest sprawny. Dlaczego wtedy zakazywać mu poruszania się?? Będzie po pogłębiać różnice społeczne - bogaci będą dalej jeździć gdzie chcą - a biedni nie 

1.6.25 10:52:28  TYLKO SCISLE CENTRUM           NIE AKCEPTOWALNE NIE AKCEPTOWALNE AUTA DO SMIERCI TECHNICZNEJ NIE AKCEPTOWALNE NIE MA AKCEPTACJI NA LEWACKIE WYMYSŁY I OGRANICZENIE SWOBÓD OBYWATELSKICH ANKIETA LEWACKA TENDENCYJNA  CO Z UBOGIMI 
MIESZKAŃCAMI TUSK Z MISZALSKIM KUPIĄ IM AUTA NIE JESTEŚ UBOGI TO CHODZ PIESZO PROGRAM MISZLSKIEGO I POI

1.6.25 10:54:04 Sam rynek, nic więcej. Bądź człowiekiem a nie globalistą Wszystkie miejsca oprócz rynku Euro 3 a nie 2015 rok diesel, bez jaj A mieszkamy z obrzeży? XD super rząd jesteście Xddddd kpina Dramat jesteś 
1.6.25 10:55:41 Nie powinno być w ogóle strefy CT.  Jeśli już to tylko stare miasto. A co to tylko jeden szpital jest ?? Tylko jeden parking?? A co z resztą?? A seniorzy tylko do szpitali jeżdżą?? Bezsens.
1.6.25 10:56:54 Obszar powinien dotyczyć tylko starego miasta. Jest to ogólnie dyskryminacja osob mieszkających w powiecie krakowskim Emisja zależy od sposoby jazdy a nie rocznika samochodu Co z osobami pracującymi w Krakowie a nie samymi mieszkańcami, osoby te placa 

podatki w Krakowie
Dyskryminacja Osoby odprowadzające podatki w Krakowie powinny mieć takie same prawa jak mieszkańcy samego miasta

1.6.25 10:57:43 Strefa do drugiej obwodnicy, tak. To bzdura niby w jaki sposób będzie to kontrolowane i itd. Wprowadzi to tylko i wyłącznie utrudnienie dla wszystkich. Do granic drugiej obwodnicy mnie to nie interesuje natomiast pozostały obszar bez ograniczeń dla mieszkańców Krakowa. Natomiast przyjezdni opłata za emisje. Mieszkam w Krakowie płace tu podatki i nie mam zamiaru zmieniać pojazdu, chyba że 
nastąpi jego naturalne zużycie i złomowanie. to jest dla mnie bezdyskusyjne, żadnych 
okresów przejściowych itp.

Oceniam pozytywnie. Myślę, że tego typu pomysłów należy się spodziewać w innych miastach, a funkcjonuje to na zachodzie. Jak pisałem wyżej, jestem mieszkańcem Krakowa, płace tu podatki i nie mam zamiaru dyskutować o moim samochodzie, jaki by nie był. 
Zmieniam samochód wtedy muszę się dostosować. Adnotację w dowodzie może zdobyć każdy. To powinno zostać zweryfikowane. 
Kampery też są samochodami specjalnymi i co z nimi?

1.6.25 10:57:53 Dojazd do każdego szpitala Norma euro 5 była by wystarczająca chyba że to miast tylko dla bogatych Tak osoby które mieszkają poza Krakowem ale w nim pracują powinny mieć taką samą 
możliwość tymbardziej że pracuje w takich godzinach w których komunikacja nie 
funkcjonuje ewentualne dla tych osób zrobić wylaczenie

Bezsensowne bo wtedy za pieniądze auto nieekologiczne stanie się ekologicznym Osoby mieszkające poza miastem a pracujące w nim szczególnie tak jak w moim przypadku w godzinach w których nie dojadę komunikacja 

1.6.25 10:58:49 Prośba o przetestowanie obszaru SCT na mniejszym obszarze. Obawiam się, że te parkingi będą chcieli wykorzystać wszyscy dojeżdżający do Krakowa i będą zbyt małe. Benzyna i diesel euro4. Znaczący wpływ na emisję diesli z euro4 i DPF jest przesadzony. Tu już jest mocno ograniczona emisja. Poza tym, znowu w okresie przed nowym rokiem, gdzie ruch 
samochodowy był naprawdę mocno ograniczony był podwyzszony poziom zanieczyszczeń co pokazuje, że nie ruch samochodowy, jest tu głównym winowajcą.

Lepiej pięć lat i dopłaty dla osób chcących zmienić auto na takie spełniające nowe normy. Lepsze to niż nic w przypadku konieczności wjazdu. Proszę o zwolnienie z wymogów SCT osoby z Kartą Dużej Rodziny. Argument, że mogę mieć auto poza granicami SCT i do niego dojeżdżam 
komunikacją miejską polecam do sprawdzenia osobom, które wyjeżdżają na kilka dni z trójką  dzieci i bagażami. Praktycznie jest to 
nieosiągalne, żeby jednocześnie przenosić bagaże i trzymać dzieci, żeby je upilnować, bądź też nieść. Niestety ja przy czwórce dzieci muszę 
mieć auto co najmniej sześcioosobowe, a szukając niezawodnych propozycji na rynku aut używanych zostają mi głównie diesle z max euro 
5.

1.6.25 11:00:28 Tylko ścisłe centrum Cały Kraków z wyjątkiem ścisłego centrum Euro 5 dla wszystkich pojazdów Bez ograniczeń dla mieszkańców Opłata za wjazd tylko do ścisłego centrum Okres pięciu lat jest za krótki, lista jest ok
1.6.25 11:00:33 Jestem zdecydowanie przeciwny wprowadzaniu SCT Jestem zdecydowanie przeciwny wprowadzaniu SCT Jestem zdecydowanie przeciwny wprowadzaniu SCT Jestem zdecydowanie przeciwny wprowadzaniu SCT Jestem zdecydowanie przeciwny wprowadzaniu SCT Jestem zdecydowanie przeciwny wprowadzaniu SCT
1.6.25 11:02:01 Brak strefy Brak strefy Brak strefy, a jeśli strefa to również dla mieszkańców. Brak strefy Brak strefy, a jeśli strefa do bez wyjątków.
1.6.25 11:02:40 Nowa propozycja jest absurdalna jak i poprzednia! Uderza w wolność i prawo wyboru ! Absurd j/w. Wymagania obecnej poprawki wyższe niż w poprzednim założeniu...To raczej nie ma nic wspólnego "z ochronną naszego zdrowia" a raczej z realizacją szerszego planu i uderzenie w 

wolność społeczeństwa.
Mieszkańcy z automatu powinni być zwolnieni bezterminowo z tego absurdu. Starsze nie 
zaopiekowane, nie dbane i nie naprawiane w odpowiedni sposób samochody same się 
wyeliminują...

Czyli co? Chodzi o kasę?...Jak zapłaci to już nie stwarza zagrożenia? No absurd...
Kto to wogóle wymyśla?j

j/w mieszkańcy zwolnieni bezterminowo. To jedyne rozsądne rozwiązanie.

1.6.25 11:03:57 Ograniczenie do ścisłego centrum miasta Problem innych wykluczonych miejsc rozwiąże się gdy sct obejmie tylko ściśle centrum Na wzór Niemiec samochody z silnikiem benzynowym euro 3 a diesle euro 4 Brak konieczności wymiany aut kupionych do czasu wprowadzenia sct. 
Lecz każde nowe zakupione auto po dniu wprowadzenia objęte normami 

Główne założenie sct opiera się na czystym transporcie a nie za opłatą bogatych którzy za opłatą wciąż będą mogli zanieczyszczać środowisko Duża część ludzi będzie rejestrowała swoje 30/40 letnie samochody których jest wciąż sporo w użytku na codzien na tak zwane żółte 
blachy oraz nadawała im wartość historyczną co stworzy patologię żółtych tablic i/oraz statusu historycznego. Pojazdy które rzeczywiście 
na taki status zasługują nie będą w żadnym stopniu uprzywilejowane.

1.6.25 11:04:16 Tylko ścisłe centrum Powinno być 10 lat Dobrze Powinno być 10 lat dla mieszkańców 
1.6.25 11:06:23 Granica strefy tylko do Rynku Głównego SCT to zbrodniczy i poroniony projekt. Granica strefy tylko Rynek Główny Wszystkie auta powinny móc wjechać Nie powinno być strefy eksterminacji Krakowian. To zbrodniczy, psychopatyczny, nie 

poparty żadną logika projekt. Za tą ustawę wszystkie zaangażowane osoby powinny 
zapłacić bilion złotych mieszkańcom Krakowa

Lepsze to niż nic ale to obrzydliwe złodziejstwo, buta i arogancja. Strefa powinna się kończyć na Rynku Głownym Jak mój samochód nie będzie wyłączony to was pozwę do sądu, dla mnie jesteście ***** i złodzieje.

1.6.25 11:06:56 A co z dojazdem na plac handlowy Rybitwy Komplex handlowy Rybitwy Powinny być dopuszczone do wjazdu starsze dizle dlaczego mają być dyskriymnowani np biedna społeczność jak rolnicy mają dojechać na Rybitwy z towarem A gdzie miejsce dla ludzi z poza krakowa To jest szukanie pieniędzy Rolnicy z towarem czy ktoś o nich pomyślał jaka będzie drożyzna jak ta społeczność nie wiedzie do miasta
1.6.25 11:08:27 Nie chcę strefy czystego transportu Nie chcę strefy czystego transportu Nie chcę strefy czystego transportu Nie chcę strefy czystego transportu Nie chcę strefy czystego transportu Nie chcę strefy czystego transportu 
1.6.25 11:08:43 Wydaje mi się że granica SCT powinna obejmować jedynie ścisłe centrum Krakowa. Cmentarz Grębałów, cmentarz Batowice, Kombinat. Wymagania euro 6 to stanowcza za surowe wymagania. Robicie strefę dla Bogatych ludzi ?  Mniej zamożni się nie liczą ? Gorsi są ? Nie wszystkich stać na lepsze auta!!!!!!!!!!!  Segregacje 

na biedniejszych i bogaty tylko robicie !!!!!!!!!!!!!!!!!
Wystarczającym wymaganiem powinno być Euro5 !!!!!! Nie zbawicie świata. 
Chcecie wykończyć działalności jednoosobowe ? Co z samochodami ciężarowymi, na których ludzie zarabiała pieniądze ? Nie stać ich na nowe auto, nie są to duże firmy, które mogą 
pozwolić sobie na wzięcie nowych aut z salonu ?!!!!! Chcecie nas wykończyć, piękna władza Prezydenta Miszalskiego. 

Euro 6 —— stanowczo nie !!!!!!!!!!!!!!!! A po 5 lata euro 6dt. Co wam to da ??? Ludzi stać na wieczną wymianę aut ? 
Euro 5 —— dla diesle do przeżycia. 

Uważam że mieszkańcy Krakowa minimum 10 lat powinni mieć na ewentualną zmianę 
auta. Widzę że staracie się zrobić wszystko, żeby jak najwięcej osób wyprowadzało się z 
dala od Krakowa ! Bo się tragicznie zaczyna tutaj mieszkać.

Dalej robicie podziały między bogatymi i biednymi. Chyba wam tylko o to chodzi. Samochody należące do jednoosobowych działalności gospodarczych !!!!!!! Powinny być wgl wyłączone. 
Chcecie żeby pozamykały się firmy i wzrosło bezrobocie !!!

1.6.25 11:09:20 Należy zminimalizować obszar strefy do obszaru wewnątrz Plant. Dodatkowo powinny pojawić sie zapisy, które uniemożliwiają późniejsze roszrzerzanie strefy. Minimalizacja strefy do obszaru wewnątrz Plant rozwiazuje ten problem ( praktycznie wszystkie miejsca są dostępne ). Należy zminimalizować obszar strefy do obszaru wewnątrz Plant. Dodatkowo powinny 
pojawić sie zapisy, które uniemożliwiają późniejsze roszrzerzanie strefy. 

Samochody mieszkańców tej strefy powinny posiadać bezterminowe prawo wjazdu.

Totalny bezsens - próba pozyskania dodatkowego haraczu od turystów i mieszkańców sąsiednich gmin.

Należy zminimalizować obszar strefy do obszaru wewnątrz Plant. Dodatkowo powinny pojawić sie zapisy, które uniemożliwiają późniejsze roszrzerzanie strefy.

Należy zminimalizować obszar strefy do obszaru wewnątrz Plant. Dodatkowo powinny pojawić sie zapisy, które uniemożliwiają późniejsze 
roszrzerzanie strefy.

Wjazd do takiej strefy wyłącznie dla mieszkańców i taksówek.
1.6.25 11:09:27 Moją propozycją jest złagodzenie granic strefy tak, aby obejmowała ona teren tylko drugiej obwodnicy. Całe miasto jest zdecydowaną przesadą, podobnie jak norma emisji spalin EURO6DT Z dwojga złego lepsze i to, ale moim zdaniem i tak rozmiar strefy powinien zostać znacznie złagodzony. Moim zdaniem strefa powinna wyglądać następująco:

Od 01.07.2026 dla przyjezdnych:
Dla silników benzynowych: EURO 4
Dla silników diesla: EURO 5
Dla hybryd plug-in: bez limitu
Od 01.07.2030 dla przyjezdnych:
Dla benzyn: EURO 5
Dla diesli: EURO 6
Dla hybryd: EURO 5
Dla mieszkańców od 01.07.2026:
Silniki benzynowe: EURO 3
Silniki diesla: EURO 4
Hybrydy plug-in: bez limitu
Dla mieszkańców od 01.07.2030
Silniki benzynowe: EURO 4
Silniki diesla: EURO 4/EURO 5 (w zależności od pojemności silnika i faktycznej emisji spalin, proponuję by auta z silnikami powyżej 1.6, nie mogły wjeżdżać do SCT)
Hybrydy plug-in: EURO 4
O to argumenty stanowiące za tą opinią:
1. Emisja spalin w przypadku samochodów ciężarowych i osobowych z silnikiem diesla EURO 5 i tak ulega znacznemu zmniejszeniu. Koszty utrzymania samochodów przy normie EURO 6 
rosną kilkukrotnie, mało kogo jest na taki samochód stać.
2. To głównie przyjezdni spoza Krakowa odpowiadają za emisję. Mieszkańcy korzystają przeważnie z komunikacji miejskiej, a samochód traktuja jako wyjazd poza miasto lub sporadyczne 
jazdy na zakupy.
3. To nie norma EURO, a faktyczny stan samochodu (który w naszych realiach bywa nie raz tragiczny) oraz pojemność i faktyczna emisja spalin twierdzi czy samochod jest ekologiczny czy 
nie. Przytoczę tutaj szeroko omawiany przykład BMW E90 z silnikiem 2.5 benzyna (euro 4), spełnia wymogi nawet wczesnej EURO 6 ale to rok produkcji definiuje czy wjedzie czy nie, 
mimo tego że emisją spalin teoretycznie łapie się pod EURO 6.
Proponuję również włączyć do EURO skutery i motory. Wszak to one emitują najwięcej szkodliwych substancji, głównie skutery z silnikiem dwu-suvowym.

Proponuję aby okres został wydłużony do lat 7 Oceniam je jako bezsensowne, bo po pierwsze pytanie jest źle zdefiniowane, bo nie na wielkość emisji tylko na normę euro, to pierwsza sprawa. A druga sprawa co zmienia opłata dla środowiska? 
Jak ktoś wjedzie wysoko emisyjnym pojazdem ale zapłaci to wszystko jest fajnie, ale jak wjedzie wysoko emisyjnym pojazdem i nie zapłaci to nagle niszczy planetę?

Powinna zostać uwzględniona grupa między 18-25 lat. Często ci ludzie potrzebują samochody na dojazdy do szkół, gdzie komunikacji 
miejskiej nie a, i samochód jest dla nich jedyną alternatywą. Moim zdaniem samochody historyczne powinny móc wjeżdżać do Krakowa nie 
tylko 50 dni w ciągu roku, lecz cały czas. Te samochody i tak w większości stoją w garażu i wyciągane są na przejażdżki bardzo rzadko.

1.6.25 11:09:54 Odrzucić w całości. Zbędne jeśli odrzucić w pkt.1 Zbędne jeśli odrzucić w pkt.1 Zbędne jeśli odrzucić w pkt.1 I po opłacie już nie zanieczyszczają? bzdura. Zbędna. odrzucić SCT w Krakowie.
1.6.25 11:10:00 Zmodyfikować do pierwszej obwodnicy. Niechaj w centrum najbogatsi dygnitarze pokazują się w swoich pięcolitrowych dieslowskich BWM Do każdego szpitala jak i każdego dużego parkingu przy tym szpitalu powinien byc dojazd. Każdy samochód na stacji kontroli pojazdów powinien mieć obowiązkowo badane spaliny i wyniki prosto z użadzenia wprowadzene do CEPIKu i na tej podstawie eleminować pojazdy 

niespełniające swojej normy.
Dopóki właściciel nie zmieni miejsca zamieszkania lub samochód nie zostanie sprzedany, 
a samochód spełnia swoją normę to powinień jedzić tak długo jak to możliwe.

Źle. Skoro SCT ma ograniczać emisję gazów i szkodliwych cząstęk należy zacząć od eliminacji pojazdów niespełniających swojej normy oraz ograniczenia wjazdu pojazdów z dużymy silnikami np 
powyżej 2,5l.
Poza tym jest to karanie mniej zamożnych za bycie biednym. A podobno wszyscy są równi?

Z listy wyjątków powinny zostać usuniete pojazdy zarejestrowane na kościelne osoby prawne. Nie widzę potrzeby by kościół miał większe 
przywileje niż ma do tej pory.

1.6.25 11:10:46 Do strefy powinni wjeżdżać mieszkańcy Krakowa którzy posiadają auta zakupione przed wejściem w życie strefy aż do momentu sprzedaży tych aut. Mieszkańcy Krakowa wszystkie auta zakupione przed wejściem w życie strefy. Po sprzedaży auta zgodnie z przepisami w strefie. Powinno zostać zmienione. Mieszkańcy powinni mieć możliwość poruszania się 
samochodami zakupionymi przed wejściem w życie strefy. Po sprzedaży auta już zgodnie 
z przepisami.

Skandal. To jak zapłacą to już nie szkodzą? Już wypowiedziałem sie

1.6.25 11:10:46 Sct jest gwoździem do trumny prywatnych mikro przedsiębiorców. 
Wprowadźcie sct w ścisłym centrum na początek a potem sami zobaczycie że to jest błąd.

Dlaczego nikt nie myśli o ludziach takich jak ja , żyjących z usług transportowych. Mam auto dostawcze z 2004 , sprawne bez awaryjne 
a dlaczego nie mam nowego?? BO MNIE NIE STAĆ 

Auta MIESZKAŃCÓW a zwłaszcza samochody zarobkowe MIESZKAŃCÓW nie powinny podlegać sct 10 lat pod warunkiem że normy sct nie będą już zmieniane przez kolejne 30 lat Powiedzcie otwarcie że chcecie wprowadzić podatek od aut . Nie dość że nie stać mnie na nowe auto to mam jeszcze płacić podatek za swoje??? Czyli ludzie normalnie pracujący nie pasują obecnej 
władzy w Krakowie??

Uważam że wszystkie auta DOSTAWCZE I CIĘŻAROWE powinny być wyłączone z sct !!!!

1.6.25 11:11:28 obszar  dzielnicy I lub tylko Stare Miasto  Norma Euro 4 dla wszystkich typów pojazdów - większości mieszkańców i osób mieszkajacych  poza Krakowem  a dojeżdżających do pracy w Karkowie nie stać na zakup nowego 
samochodu

Jest to dodatkowe "karanie " ludzie biedniejszych, których nie stać na nowy samochód, a muszą dojechać do pracy.

1.6.25 11:12:59 tak Dostępne bez opłat powinny być wszystkie kluczowe budynki administracji publicznej i te, w których obecności wymaga się odgórnie Generalne założenia są ok (jeśli strefy w ogóle trzeba wprowadzać), ale byłoby nie w porządku wymuszać zmianę samochodów wśród mieszkańców. Moim zdaniem jeśli auta są 
zarejestrowane w strefie przed jej pojawieniem się, to nie ich właściciele nie powinni ponosić opłat. Takie rozwiązania powinny sugerować lepsze wybory w przyszłości, a nie zmuszać do 
zmiany ludzi niezależnie od ich możliwości finansowych.

5 lat wyłączenia jak najbardziej, po pięciu latach, jak napisałem w punkcie trzecim, opłaty 
powinny dotyczyć jedynie nowo zarejestrowanych pojazdów

Ta opłata nie może być uciążliwa, a wszelkie wpływy z jej ramienia powinny być publicznie rozliczane co do grosza, żeby płacący wiedzieli, jak te pieniądze są wykorzystywane. 

1.6.25 11:13:59 wkoło 1 obwodnicy Tak szpitale , uczelnie i obikety użyteczności publicznej Sprawdzanie stanu technicznego pojazdów oraz realne sprawdzenie normy emsji spalin dla ludzi odprowadzających podatki i pracjących lub uczących się w Krakowie pojazdy zabytkowe czy historyczne powinny mieć wjazd do Krakowa bez ograniczeń na dni wjazdu itp 
1.6.25 11:14:23 Faktyczne emisje i nie teoretyczne normy czy rocznik pojazdu powinny być sprawdzane do wjazdu na SCT Rok produkcji nie ma żadnego znaczenia. Liczy się realna emisja spalin, która powinna być kontrolowana. Kolejne wyciąganie pieniędzy podatników do ich utylizacji Taxi, służby itp 
1.6.25 11:14:37  Całkowite zniesienie Strefy Czystego Transportu Umożliwienie darmowego wjazdu do wszystkich placówek medycznych w Krakowie, również prywatnych Dopuszczone auta z roku produkcji 2000 i młodsze, bez względu na normę emisji spalin, obecnie zarejestrowanych w Krakowie i powiatach ościennych Dozwolony wjazd dla wszystkich obecnie zarejestrowanych aut. Brak możliwości wjazdu 

dla nowo rejestrowanych, nie spełniających wymagań 
Że względu na powyższe propozycje, opłata nie powinna być wprowadzona Powinny być uwzględniane osoby mieszkające w Krakowie, również wynajmujące mieszkania a nie zameldowane 

1.6.25 11:14:51 Ścisłe centrum miasta To zła propozycja ogranicza dostęp wielu ludziom do innych miejsc np. centrów handlowych. Norma euro często się nie pokrywa z rzeczywistymi danymi są auta które spełniają normę euro 4 a są poniżej roku 2004. Np honda accord Absurd i nierówne traktowanie wybudujcie jeszcze mur naokoło Krakowa i żyjcie sobie 
szczęśliwie 

To jest dyskryminacja w najczystszej postaci i dołączcie do tego gejów i ludzi o innych kolorach skóry. Absurd dzielący ludzi. Szkoda słów dyskryminacja jak wyżej 

1.6.25 11:14:53 Żadnej strfy Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy złodzieje Żadnej strefy złodzieje Żadnej strefy złodzieje 
1.6.25 11:17:10 Nie należy wprowadzić strefy w ogóle Ten obszar jest zły Należy wprowadzić zakaz wjazdu pojazdów elektrycznych do strefy stanowią one zagrożenie Należy wyłączyć strefę jesli nie zamierza się egzekwować zakazów Należy wyłączyć strefę jesli nie zamierza się egzekwować zakazów Należy wyłączyć strefę jesli nie zamierza się egzekwować zakazów



1.6.25 11:17:21 Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy

Na marginesie - rekomenduję zmianę agencji odpowiedzialnej za przygotowanie ankiety chyba, że zleceniodawcy zależało na wynikach 
badań "pod tezę". 
Jeśli chcą Państwo pytań respondentów o opinię na konkretne elementy zasad SCT - należy je wylistować lub podlinkować 
źródło/dokument.
"Zapraszamy do przesyłania uwag! Bardzo liczymy, że przekażą tu Państwo swoje rekomendacje dotyczące proponowanych rozwiązań - ich 
pozostawienia lub zmian, jakie powinny nastąpić." Dlaczego nie ma pola do wniesienia uwag ogólnych lub wyrażenia ogólnego sprzeciwu 
dla tej uchwały. Sama ankieta jest bardzo słabo proponowana wśród mieszkańców i totalnie nie jest dostępna dla osób, które nie 
korzystają z internetu. Wykluczacie sporą grupę mieszkańców Krakowa.

1.6.25 11:18:30 Strefę należy usunąć. Stop szkodliwym zmianom utrudniającym życie. Tylko cały obszar to dobra propozycja, przestańcie gnębić ludzi Zniesienie norm. Znieść strefę czystego absurdu No, tak, wszystko pięknie jak ludzie zapłacą haracz. Żałosne. Strefa do usunięcia. Usunąć strefę 
1.6.25 11:18:56 Biorąc za przykład osoby które dojeżdżają do stacji kolejowych z mniejszych miejscowości i zatrzymują się na parkingach przy stacji, 

tracą możliwość do przesiadania się do komunikacji zbiorowej, co było głównym zamierzeniem czyli dojeżdżać do pewnego miejsca 
zostawiać samochód i przesiadać się na tramwaj lub pociąg. Należałoby wziąć pod uwagę więcej takich miejsc a nie tylko górkę 
narodowa np borek falecki, swoszowice dworzec, Piastów, mały plaszow

Według mnie samochody z silnikiem diesla spelniajace normę emisji spalin euro 4 również powinny mieć dostęp do wjazdu do strefy czystego transportu. Stanowią  one liczna grupę 
samochodow poruszający się po krakowskich drogach, a konstrukcyjnie silniki te są bardziej odporne od nowszych diesla co pozwala im na przejechanie większej ilości km bez napraw, 
remontów i często wymian całego silnika. Co w globalnym rozrachunku jest zapewne bardziej ekologiczne niż potrzeba zamawiania i produkcji nowych elementów potrzebnych do 
regeneracji czy też całkowicie nowych samochodow, na które mielibyśmy się przesiadać by spełnić normy emisi spalin. 

Średnia wieku pojazdów na dany dzień w Polsce wynosi 14 lat (w tym pojazdów z 
silnikiem diesla) . Dlatego uważam że okres powinien zostać zwiększony do 10 lat tak 
aby mieszkańcy mieli możliwość dostosowania się do tych norm. 

Uwazam że ta modernizacja jest wprowadzania zbyt szybko ponieważ wiele mieszkańców dojeżdżajacych do pracy przez Kraków lub bezpośrednio w jego obszar zostanie pozbawiona jej możliwości 
że względu na brak opłacalności wynikających z kosztów transportu. Dodatkowo Kraków nie ma jeszcze aż tak dobrze rozwiniętej infrastruktury transportu publicznego żeby zapewnić dojazd 
mieszkańców do ich miejsc pracy z kazdej lokalizacji w mieście. 

1.6.25 11:20:20 Żadnej strefy. Przywrócić światła, ograniczyć możliwość wchodzenia pieszym na przejścia kiedy chcą. Zasady powinny obowiązywać wszystkich.
SCT to cyrk. 

Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy A od jakiej kwoty nie miałoby to znaczenia dla rzekomego zdrowia? Wszyscy powinni mieć takie same prawa korzystania ze wszystkich stref w mieście!

1.6.25 11:20:48 Pojazdy benzynowe (w tym Z LPG) powinny spełniać normę euro 5. To rozwiązanie de facto anuluje całą SCT, gdyż wystarczy zapłacić i można smrodzić w mieście. SCT ma usuwać pojazdy nie spełniające norm, a zamiast tego jedynie zasili kasę miasta. Ludzie dalej 
będą się dusić w smogu. Tego zapisu w ogóle nie powinno być.

"(...)Organizacji non-profit oraz pojazdów zarejestrowanych na kościelne osoby prawne (parafia, kuria itp.) – wyłączenie do 30 czerwca 
2028 r."
Ten zapis powinien być usunięty. Miasto będzie faworyzować KK nad wszystkimi innymi bez żadnego powodu. Dodatkowo organizacje non-
profit, których zadaniem jest pomoc ludziom, będą dla własnych celów szkodzić mieszkańcom.

1.6.25 11:21:35 Strefa czystego transportu powinna obowiazywac tylko i wylacznie scisle centrum miasta dojazd do wszystkich szpitali powinien byc dostepny. Dlaczego nie mozna dojechac do szpitala uniwersyteckiego w Krakowie ? od 2030 ma obowiazywac norma Euro 6dT lub 2018 rok. Mam auto z 2018 z norma Euro 6 - nie wiem czy tym autem bede mogl wjechac do strefy. Warunki co do normy i daty sa laczne? 
Jesli nie to czemu auto sprawadzone ze stanow bez okreslonej normy ale z roku produkcji 2018 moglo by wjechac a moje nie ?  Euro 6dT zostalo wprowadzone 1 wrzesnia 2019  roku 
wiec w 2030 roku juz pojazdy 11 letnie nie beda mogly wjechac do strefy. Uwazam ze to zbyt regorystyczne kryterium. patrzac na roznice pomiedzy Euro6 a Euro6dT uwazm ze Euro6 jest 
juz nadzbyt wystarczajace. 

Uwazam ze to jest nie jest sprawiedliwe podejscie aby jednych faworyzowac a innych nie. 
Wedlug prawa wszyscy są równi - a ten zapis temu zaprzecza. 

Czyli to pokazuje ze tu nie chodzi o ekologie ale o pieniadze. To znaczy ze jak juz zaplace pieniadze to juz moje auto nie bedzie trulo ? 

1.6.25 11:23:07 O iecie strefa stare miasto Zakazem powinny nie byc obiete ws!ystkie instytucje uzytu publicznego jak:
Przychodnie, tratry, kina, Urzad Miasta, Starostwo Powiatowe, Urzad Marszalkowski itp.

Emisja spalin zalezy od sposbu jazdy a nie od rocznika samochodu Jest to dyskrym8nacja osob pracujacych i odprowadzajacych podatki w Krakowie, a 
mieszkajqcymi poza granicami miasta.

TAK JAK PUNKT WYZEJ. Jest to zmuszanie do kupna nowych samochodow co stanowi pogwalcenie konstytucji art.32

1.6.25 11:23:18 Opłata powinna być dużo wyższa, żeby realnie zniechecać do wjazdu do strefy. 
1.6.25 11:24:12 Skoro nowa propozycja wersji SCT ogłoszona została jako "złagodzona" to dlaczego norma emisji dla pojazdów z silnikiem benzynowym została podniesiona do EURO4? Jakie są korzyści z 

tego w porównaniu do poprzedniej wersji, która dopuszczała do ruchu pojazdy z silnikiem benzynowym spełniającym normę EURO3?
Pozytywnie

1.6.25 11:24:45 Jest ok.
1.6.25 11:25:40 Należy, zrezygnować z absurdalnego pomysłu.   Samochody malolitrazowe nawet starsze , zanieczyszczają w mniejszym stopniu niż nowoczesne suwy z dużą pojemnością.  Paryż wprowadza zakaz dla dużych 

aut i jeśli już to ma sens  ⁸
Obszar, jest nie do zaakceptowania. Pozostawić stan obecny . Nie dla SCT. Nie zgadzam się,na wprowadzenie SCT. Najpierw strefy płatnego parkowania,  teraz SCT sposób na wyciąganie pieniędzy z portfeli mieszkańców. 

1.6.25 11:26:06 A co z parkingami wewnętrznymi miejsc pracy,   jeżeli nie będzie można do nich dojechać to przepełni to parkingi Park and Ride Parkingi Park and Ride będą niewystarczające dla osób spoza Krakowa, które przyjeżdżają do pracy i będą zmuszone parkować w 
wyznaczonym miejscu a nie na parkingu zakładu pracy.

Uważam, że propozycja jest za bardzo restrykcyjna, wyklucza ludzi mniej zamożnych Z punktu prawnego narusza zasadę równości zagwarantowaną w konstytucji Złe. Przykładowo ktoś zapłaci stawkę godzinową i będzie jeździł przez całą godzinę w Krakowie emitując zanieczyszczenia, a druga osoba za kilkanaście minut jazdy w drodze do i z pracy będzie 
musiała jeszcze zapłacić za czas postoju w godzinach pracy?

Z punktu prawnego narusza zasadę równości zagwarantowaną w konstytucji

1.6.25 11:27:07 Szykujcie się na pozwy za bezczelne działania! Macie służyć ludziom, a nie wymyślać kolejne ograniczenia! Urzędnicy powinni odpowiadać własnym majątkiem w przypadku pozwów. Kolejne działania przeciwko obywatelom! Nowe opłaty! Skandal! Obniżyć wynagrodzenia radnym o połowę za działania przeciwko obywatelom płacącym podatki!
1.6.25 11:27:15 Co dzień dojeżdżam do pracy w okolice centrum Krakowa ( 35 km z gminy krzeszowice) Obecnie rozglądam sie za pracą na śląsku. Po ogłoszeniu wcześniejszego projektu sct wymieniłem 

samochód dizla z 2005 roku na 2010 rok tak by być przygotowanym na wejście w życie sct. Przy obecnej propozycji sct jestem wykluczony z możliwości pracy w mieście Krakowie. 15 letni 
dizel dla pracownika fizycznego to wysoki koszt zakupu. Obserwując na ulicach kopcące dizle i niejednokrotnie młodsze zadziwia mnie tak wysoko postawiona poprzeczka, może na 
początek należało by skupić sie na tych kopcących samochodach i bardzo starych. Można zaostrzyć kontrole na stacjach diagnostycznych dotyczących czystości spalin, których niema

Mieszkańcy w wielu przypadkach używają samochodu na krótkich dystansach, gdzie 
niejednokrotnie silnik niezdąży sie rozgrzać, a w tym czasie spaliny są najbardziej 
nieprzyjazne środowisku

1.6.25 11:27:27 Tylko centrum Robienie takich stref zablokuje dojazd do tych placówek, gdyż cały ruch przeniesie się właśnie tam. Są zbyt rygorystyczne. Strefa powinna dotyczyć tylko śródmieścia ,gdzie jest dobra komunikacja z wyłączeniem mieszkańców. Dyskryminacja że względu na zameldowanie. Wszyscy albo nikt. Zły pomysł. Wszyscy albo nikt.
1.6.25 11:28:11 Strefa powinna obejmować tylko dzielnice w centrum K-owa Dojazd powinny mieć zagwarantowany ludzie z chorymi zwierzętami dojeżdżający do weterynarza. A co z mieszkańcami K -owa którzy mają swoje auta w leasingu na obcych tablicach lub w 

długoterminowym wynajmie 
 

1.6.25 11:28:55 Rynek planty Strefa rynek planty krakowskie strefa A Mieszkańcy wyłaczeni Jak zapłacę to nie truje brawo hipokryzja Nie dla strefy 
1.6.25 11:29:26 strefa do likwidacji, to tylko wyciaganie pieniedzy z kieszeni podatnika strefa do likwidacji, to tylko wyciaganie pieniedzy z kieszeni podatnika strefy w innych miastach w europie nie poprawiły jakości powietrza, strefa do likwidacji, to tylko wyciaganie pieniedzy z kieszeni podatnika strefa do likwidacji, to tylko wyciaganie pieniedzy z kieszeni podatnika bzdura, strefa do likwidacji, to tylko wyciaganie pieniedzy z kieszeni podatnika najpierw zlikwidowac parkingi dla urzędników, i sprzedać auta służbowe, wtedy rządzący może zaczną myśleć
1.6.25 11:30:55 Strefa czystego transportu powinna być zlikwidowana. Strefa czystego transportu powinna być zlikwidowana. W całym Krakowie powinna być możliwość swobodnego poruszania się, bez 

ograniczania swobód obywatelskich. 
Samochody sprawne, posiadające aktualne badanie techniczne powinny mieć możliwość wjazdu do całego miasta bez ograniczeń. Strefa czystego transportu powinna być zlikwidowana a wjazd do miasta powinien być 

ogólnodostępny. 
Negatywnie, nie powinno być opłat za wjazd do miasta dla samochodów sprawnych technicznie bez względu na wiek. Każdy człowiek powinien móc korzystać ze swoich swobód obywatelskich i nie powinno się tego ograniczać w żaden sposób. 

1.6.25 11:31:47 Tylko stare miasto tzn.centrum powinno być objęte sct Myślę że wystarczyłoby euro5 Ok Ok Jest ok
1.6.25 11:32:43 Jest to jawna dyskryminacja i bezsensowny pomysł, po co strefa czystego transportu 

skoro sami krakowianie nie muszą się do niej stosować. Kazdy jest wobec prawa równy. 
Tym samym łamana jest podstawowa zasada konstytucji.

Budżet będzie sie mógł wzbogacić, a zanieczyszczenie powietrza jak było tak będzie. Nie powinno być wyjątków. 

1.6.25 11:32:51 Strefa tylko tam gdzie strefa A rynek planty Nie dla strefy Nie Hipokryzja Nie dla strefy
1.6.25 11:33:52 Strefa powinna ograniczać swój obszar tylko do płyty Rynku Głównego Granice te są nie wystarczajace Benzyna - Euro 2

Diesel - Euro 4
Okres wyłączenia powinien obowiązywać dla wszystkich mieszkańców województwa 
małopolskiego

Totalny bezsens i nabijanie kasy - po wpłacie odpowiedniej kwoty "mój" samochód nagle stanie się ekologiczny ???? Tak wyjątki jak i cała SCT w Krakowie w obecnej formie to kompletne nieporozumienie i ograniczanie wolności obywateli.

1.6.25 11:33:54 Absolutnie nie wprowadzać takich rzeczy jest to ograniczanie swobody obywatelskiej i zmuszanie ludzi do kupowania konkretnych aut. Nie należy ograniczac naszych swobód, płacimy tu podatki i mamy prawo jeździć po całym mieście każdym pojazdem. Kolejna bzdura nie mająca nic wspólnego z rzeczywistością. Nie należy wogole wprowadzac żadnych ograniczeń. To czysty skok na kasę mieszkańców nie mający nic wspólnego z ekologią Nie chcemy żadnych stref i ograniczeń.
1.6.25 11:34:34 Moze nie od granic krakowa ale no.od matecznego aby mieszkancy innych gmin mogli dojechac chociaz na zakupy do centrum handlowego a pracujacy w krakowie aby mogli przesiasc sie do tramwaju 

zostawiajac samochod na parkingu pod ch zakopoanka
Uwazam ze euro 6 to zbyt wysoka norma.nie wszystkich stac na nowy samochod a wielu mieszkancow innych gmin musi jakos dojechac do krakowa do pracy To jest niesprawiedliwe bo wg. Tego samochody mieszkancow nie yruja a tylko 

przyjezdnych.to dyskryminacja
Czyli za pieniadze juz smogu nie bedzie?albo mozna wjezdzac i powietrze ma.sie poprawic albo nie mozna wjezdzac.tu powinno byc wszystko zero jedynkowe Uwazam ze moga wjezdzac tylko pojazdy uprzywilejowane albo zaopatrzenie oraz inwalidzi nie mogacy poruszac sie samodzielnie

1.6.25 11:35:50 Strefa jest zdecydowanie za duża. Powinna być ograniczona do ścisłego centrum miasta lub obszarów zabytkowych. Podejście jest zbyt rygorystyczne. Uderzy przede wszystkim w biedniejszą część mieszkańców okolicznych miejscowości oraz po 2030r. również w biedniejszą część mieszkańców Krakowa.
O ile norma euro 4 dla aut benzynowych jest jakoś wytlumaczalna to euro 6 dla aut z silnikami wysokoprężnymi jest zdecydowanie zbyt wygórowana. Średni wiek auta w Polsce to 15 lat 
(i rośnie) i normy przynajmniej z przed 15 lat powinny być jako graniczne, czyli dla diesli powinna być to norma euro 5. Podobnie zaostrzenie norm od roku 2030 powinno ograniczyć się 
do normy euro 6.
W innym przypadku wprowadzenie takich ograniczeń może być postrzegane jako niesprawiedliwe i uderzające w biedniejszych.

Proszę się zastanowić czy jakiś okres przejściowy nie powinien dotyczyć również 
mieszkańców miejscowości, gmin, sąsiednich, okalających Kraków. Jest to istotne z uwagi 
na dojazdy do pracy, szkół czy przedszkoli.

Tego typu rozwiązanie nie powinno być wdrożone. Jest to ukłon w stronę osób bardziej zasobnych finansowo, biedniejszych osób nie będzie stać na wydatek 500 PLN. Takie rozwiązanie będzie 
postrzegane jako furtka dla właścicieli drogich aut sportowych lub innego typu drogich aut, które nie spełniają często żadnych norm.

Lista powinna być skrócona i obejmować tylko mieszkańców w zakresie okresu przejściowego 5 lat oraz aut zabytkowych.

1.6.25 11:38:05 wyłącznie rynek stare diesle mercedesa mają niższy stopień zanieczyszczenia niż obecnie produkowane auta. Ta strefa to ogólnie chory pomysł bo nie wiem czy wiecie,wiatr zaniesie wszystkie nieczystosci 
i tak i tak do tej strefy. Komu chcecie utrudnić życie? Odejdziecie w polityczny niebyt, WSZYSCY bo większości ludzi nie stać na nowe auta. Do zobaczenia przy wyborach.

wiadomo od początku że chodzi tylko o PIENIĄDZE a nie żadne ekologiczne przekonania. Wstyd mi ze Krakowem rządzą tacy ludzi. Chciwość wylewa wam sie z każdej dziury.

1.6.25 11:38:52 Strefa ograniczona 2 obwodnicą Należy nie rozróżniać aut pod względem silnia. Jak ma być ograniczenie do normy Euro 4, 
to dla tak samo samochodów z silnikiem benzynowym i diesla. 

To jest po prostu wprowadzenie podatku od posiadania starszych samochodów. Proponuję zmianę granic SCT do 2 obwodnicy i do takiej strefy wjazd za opłatą dla wszystkich niezależnie od 
spełnianej normy spalania (łącznie z pojazdami elektrycznymi).

Albo strefa dla wszystkich, albo dla nikogo. Żadnych wyjątków dla mieszkańców, władz, komunikacji publicznej, pojazdów 
specjalnych/historycznych/zabytkowych, maszyn budowlanych. Również zakaz używania generatorów prądotwórczych i innych tego typu 
rozwiązań.

1.6.25 11:40:37 Strefa powinna być mniejsza, ograniczać się do samej obwodnicy centrum miasta. Jest to bardzo dobra propozycja, jednak większe okolice takich miejsc również powinny być poza strefą, gdyż nie zawsze można 
zaparkować pod samym szpitalem.

Wymagania są zbyt restrykcyjne. Szczególny problem stanowią auta, które spełniają normy ale w czasie produkcji wymagana norma nie istniała. Przykładem takiego auta jest Prius 2. Jest to dobre podejście. Jest to dyskryminacja. W Warszawie każdy ma prawo do 5 wjazdów rocznie w nagłych sytuacjach bez uiszczania opłaty. Ponoszenie opłat za wjazd równolegle z opłatami za parkowanie nie powinno 
mieć miejsca.

Pojazdy hybrydowe, zasilane wodorem, LPG i CNG powinny mieć prawo wjazdu gdyż powodują niższe zamieszczenia niż duże diesle, nawet 
jeżeli oficjalnie spełniają normy.

1.6.25 11:41:07 Strefa powinna objąć tylko ścisłe centrum . Strefa tylko ścisłe centrum. Chcecie wykluczyć biedniejszych ludzi z możliwości poruszania się po Krakowie. Każdy sprawny samochód,który przeszedł badania diagnostyczne ma prawo poruszać się po mieście. Powinno być zmienione , mieszamy Krakowem i musimy mieć prawo dojeżdżać do pracy 
.Nie każdego stać na elektryka.

Zielony przekręt . Nie mamy żadnego wpływu na klimat . Jedno wielkie oszustwo . Co z dojeżdżającym i do pracy w Krakowie . To jawne naruszenie praw obywatelskich. Dyskryminacja .

1.6.25 11:41:13 wewnątrz drugiej obwodnicy krakowa, nieobowiązująca w niedziele, święta, wakacje i ferie takie rozwiązanie godzi w wolność obywatelską, jak miało by to być egzekwowane? ile osób musiało by być zatrudnione po nic? obecnie samochody mają krótki żywot techniczny i bardzo często są wymieniane na nowe. Emisja spalin badana jest w czasie przeglądu technocznego. Ilość aut, szczególnie uciążliwych 
dla środowiska to niewielki odsetek, nie mający większego znaczenia dla poziomu zanieczyszczenia. Jesli diagnosta dopuści pojazd do ruchu, powonien móc wjechać do w każde miejsce 
dostępne dla niego w polsce

bez sensu, znów kolejne niepotrzebne miejsca pracy. Po czym poznać taki samochód? po 
tablicach? Przecież nie ma obowiązku wymiany i można mieć tablice z dowolnego 
miejsca w polsce.  

czyste złodzjejstwo. Jak się zapłaci to już jest eko! w mętnej wodzie najlepiej się łowi ryby. Zasady powinny być proste o oczywiste, strefa tak mała jak to tylko możliwe, aby nie utrudniać 
życia mieszkańcom. Koniec lewackiego podejścia do sct! 

1.6.25 11:42:43 SCT powinna mieć granicę na II obwodnicy włącznie. Wg danych GIOŚ przekroczenia norm emisji NO2 obligujące Kraków do wprowadzenia SCT występują wyłącznie na stacji pomiarowej zlokalizowanej na al. 
Krasińskiego.

W przypadku wyznaczenia strefy w granicach II obwodnicy wyłączenia tego typu nie byłyby koniecznie.
W przypadku utrzymania obecnie proponowanych granic strefy, z SCT powinny zostać wyłączone drogi dojazdowe do WSZYTKICH 
parkingów P&R.
Wyłączone powinny zostać również wszystkie dojazdy do IV obwodnicy z zewnątrz - w obecnej wersji np. mieszkańcy Golkowic, 
zamiast włączać się na obwodnicę na węźle Łagiewniki będą zmuszeni jeździć noaokoło, do węzła Zakopiańskiego lub węzła Wielicka.

Skandaliczna jest zmiana w stosunku do poprzedniej wersji uchwały. Ludzie zaczęli już wymieniać samochody na spełniające wymogi (Diesel Euro 5, benzyna Euro 3), tymczasem zmiana 
wymagań powoduje, że ich samochody staną się bezużyteczne w perspektywie 6 miesięcy lub 5 lat w zależności od miejsca zamieszkania, a ich wartość drastycznie spadnie - Diesel Euro 5 
wciąż mógł być całkiem młodym i wartościowym autem ale po wprowadzeniu uchwały o SCT zaproponowanym kształcie, w naszym regionie stanie się bezwartościowy. Wprowadzenie 
takich zmian całkowicie podkopie zaufanie do władz miasta.
W mojej opinii wymagania powinny być skopiowane z niemieckich Umweltzonen - czyli benzyna minimum Euro 1, a diesel minimum Euro 4. W najgorszym wypadku, wymagania z 

 poprzedniej wersji uchwały (benzyna Euro 3 / diesel Euro 5) powinny zostać zachowane. W żadnym wypadku nie powinno się ich zaostrzać. 

Jest to dobre rozwiązanie. Proponuję skopiowanie rozwiązania z Warszawy, gdzie każdy może wjechać do strefy 5 razy w ciągu roku. Powinno zostać zachowane bezterminowe wyłączenie dla seniorów z poprzedniej wersji uchwały. 
Jeśli chodzi o wyłączenia dla pojazdów historycznych i zabytkowych, to co było proponowanie dotychczas, było dobrym rozwiązaniem. 
Dodawanie kolejnych ograniczeń (limit dni w strefie, limit kilometrów) to regulacje z jednej strony w ogóle nie możliwe do kontroli, z 
drugiej niemożliwe do spełnienia. Czy mieszkańcy Krakowa będą mogli trzymać swoje pojazdy zabytkowe w granicach miasta tylko przez 
50 dni, a przez 315 dni w roku mają je trzymać poza miastem? Sami Państwo przyznacie, że to dość absurdalne. Limit przebiegu również 
jest nie do sprawdzenia - nawet bazując na danych CEPIK nie da się wyodrębnić ile kilometrów samochód przejechał w granicach SCT, a ile 
poza. Absurdalny jest również wymóg, aby w pojeździe znajdował się jego właściciel. Czy mechanik wykonujący naprawę nie będzie mógł 
przeprowadzić jazdy próbnej? Czy małżonkowie/ludzie pozostający w związkach nieformalnych nie będę mogli sobie pożyczać 
zabytkowego pojazdu?

1.6.25 11:43:00 SCT, w obecnym kształcie, faworyzuje osoby zamożne, które mogą sobie pozwolić na zakup nowoczesnych samochodów spełniających normy Euro 6 lub na pojazdy elektryczne. Osoby o niższych dochodach, 
które często korzystają z pojazdów starszych, są zmuszane do kosztownej wymiany auta lub ponoszenia kar za wjazd do strefy. To rodzi nierówności i utrudnia codzienne funkcjonowanie, zwłaszcza w 
przypadku osób dojeżdżających do pracy.Wielu mieszkańców Krakowa i okolicznych miejscowości nie ma alternatywy w postaci dobrze rozwiniętego transportu publicznego, co dodatkowo pogłębia problem.

Biorąc za przykład osoby które dojeżdżają do stacji kolejowych z mniejszych miejscowości i zatrzymują się na parkingach przy stacji, 
tracą możliwość do przesiadania się do komunikacji zbiorowej, co było głównym zamierzeniem czyli dojeżdżać do pewnego miejsca 
zostawiać samochód i przesiadać się na tramwaj lub pociąg. Należałoby wziąć pod uwagę więcej takich miejsc a nie tylko górkę 
narodowa np borek falecki, swoszowice dworzec, Piastów, mały plaszow

Wybór ograniczeń opartych na roku produkcji pojazdu jest prosty w egzekwowaniu, ale niekoniecznie precyzyjny. Starsze pojazdy często są bardziej emisyjne, ale nie zawsze – niektóre 
mogą spełniać wysokie normy emisji dzięki regularnemu serwisowi lub modernizacji układu wydechowego.
Stanowi to niesprawiedliwość wobec właścicieli starszych, ale dobrze utrzymanych samochodów, jak i mniejszych pojazdów które emitują znacząco mniej spalin niż większe SUVy bądź 
busy które w normach euro będą się mieścić. 

Uwazam że ta modernizacja jest wprowadzania zbyt szybko ponieważ wiele mieszkańców dojeżdżajacych do pracy przez Kraków lub bezpośrednio w jego obszar zostanie pozbawiona jej możliwości 
że względu na brak opłacalności wynikających z kosztów transportu. Dodatkowo Kraków nie ma jeszcze aż tak dobrze rozwiniętej infrastruktury transportu publicznego żeby zapewnić dojazd 
mieszkańców do ich miejsc pracy z kadej lokalizacji w mieście.

Obecny kształt SCT może być postrzegany jako instrument przynoszący korzyści finansowe dla miasta, ale niesprawiedliwy wobec mniej 
zamożnych mieszkańców. Aby SCT spełniała swoje ekologiczne cele, należy skupić się na realnym ograniczaniu emisji, a nie wykluczaniu 
określonych grup społecznych. Kluczem jest wprowadzenie mechanizmów wsparcia oraz działania równoległe (np. walka ze smogiem z 
innych źródeł), które uczynią SCT bardziej sprawiedliwym i skutecznym narzędziem.

1.6.25 11:44:03 Należy ją zlikwidować albo zamknąć całe miasto przed mieszkańcami i turystami. Ważne jest aby nie utrudniać ludziom poruszania się po mieście. Zmieniać transport publiczny na ekologiczny, nie zabudowywać centrum  miasta, więcej zieleni. Samochody zmienią się na bardziej ekologiczne jak ludzi będzie na to stać. Albo wszyscy mają spełniać wymogi albo nikt. Najlepiej nikt. Bzdura. Chodzi więc o zarobienie pieniędzy czy o czyste powietrze? To samochody historyczne, którymi ktoś się porusza dla kaprysu będą mogły wjeżdżać a samochody ludzi dojeżdżających do pracy, które 
nie spełniają norm już nie?

1.6.25 11:44:03 - W jaki sposób miasto planuje kontrolować cel wizyty? Brak planu na weryfikację doprowadzić do łamania zasad sct. Aktualna propozycja standardu emisji Euro jest zbyt rygorystyczna. Propozycja aby samochody w dieslu spełniały normę euro 6 uderzy w znaczną część mieszkańców szczególnie tych 
najbiedniejszych. Wiele osób potrzebuje samochodu żeby dostawać się do pracy, szczególnie przy aktualnym stanie komunikacji miejskiej. Dodatkowo tak szybkie wprowadzenie normy 
euro 6 doprowadzi do spadku cen starszych samochodów co postawi w jeszcze gorszej sytuacji osoby zmuszone do wymiany samochodu. Nawet w Warszawie nie ma dalej zakazu 
poruszania się samochodami euro5 (diesel).

Okres przejściowy dla mieszkańców jest zbyt krótki szczególnie uwzględniajac tak 
wysokie normy. Wymiana samochodu na nowy to koszt kilkudziesięciu tysięcy złotych. 
Aktualnie koszty życia w Krakowie są już jednymi z najwyższych w Polsce np pod 
względem cen mieszkań. Dodatkowe wydatki mogą doprowadzić do wyludniania się 
Krakowa jako nie przyjaznego dla mieszkańców.

- -

1.6.25 11:44:03 Centrum Krakowa Czyżyny Nowa Huta, Rybitwy Tadeusza Śliwiaka , Półłanki Moim zdaniem euro 4 powinno mieć takie same wartości przy samochodzie benzynowym jaki i diesel Mieszkańcy Krakowa mają pełny dostęp do komunikacji miejskiej a niestety powiat 
krakowski gdzie też należymy do Krakowa i musimy dojeżdżać do pracy już nie ma 
takiego bezpośredniego dostępu komunikacyjnego, dla tego jest to nie sprawiedliwe 
rozwiązanie 

Opłata nie poprawi jakości powietrza gdyż ludzie prędzej zapłacą bo koszty będą mniejsze niż wymiana pojazdu Nie koniecznie wszystkie te pojazdy powinny poruszać się po Krakowie (norma powinna obowiązywać każdego)

1.6.25 11:44:09 Euro 6 lub 2012 rocznik 6 miesięcy Ok Inwalidzi
1.6.25 11:44:16 Pomysł trafia w biedniejsze społeczeństwo. Wykupienie opłaty to czysty haracz.

Co z osobami mieszkającym poza miastem a pracującym lub uczestniczącym w Krakowie ?
Całe miasto Samochód diesel z 2012 roku. I co teraz. Pracuję i dowodzę dziecko do Krakowa do szkoły. Skąd mam znaleść środki na zakup nowszego samochodu w czasach tak wysokiej inflacji i 

kosztów życia?
Obniżyć wymogi. Obecny projekt trafia w biedniejsze i przeciętne społeczeństwo.
Co z osobami wykonującymi przewozy osób jak taxi? Mają kupić nowe samochody? 
Serio.
Więcej biurowców i bloków a smog będzie jeszcze większy!

Fatalne. Dotknie niezamożne społeczeństwo! Najlepiej kupić stare 25 cio letnie auto zarejestrować jako zabytek i jeździć po Krakowie. Naprawdę do tego dążycie?
Taxi - nie powinno dotyczyć 

1.6.25 11:45:45 Jedyna zmiana, jest dopuszczenie pojazdów z normą Euro 3, które w wielu przypadkach są sprawniejsze mechanicznie niż pojazdy z wyższą normą. Poza tym brak wyjątków np. dla pojazdów zasilanych LPG. Nie jest dobra. Ogranicza prawa osób mniej zamożnych, nie tylko mieszkańców Krakowa, posiadających konieczność dojechania do 
miejsc objętych strefą a nie posiadających nowych lub nowszych samochodów.

Nie można ograniczać wjazdu dla pojazdów z normą Euro 3. Są to pojazdy nie różniące się znacznie od pojazdów z normą Euro 4 a często są zasilane LPG, jakby nie patrzeć bardziej 
ekologicznym paliwem.

Czyli samochody mieszkańców Krakowa nie zatruwają środowiska, pomimo, że na stałe 
poruszają się z strefie, natomiast pojazdy przyjezdnych zaledwie przejeżdżają lub 
znajdują się w strefie w ograniczonym czasie, często nie przekraczając 1 godziny.

Źle! W zamian należy wprowadzić we wszystkich innych miejscowościach opłaty dla pojazdów mieszkańców Krakowa. Wprowadzając powyższe, nie będzie potrzeby wprowadzania żadnych wyjątków. A jeżeli już - należy pomyśleć o właścicielach pojazdów 
zasilanych LPG.

1.6.25 11:46:54 Strefa jest do zmodyfikowana. Strefa powinna dotyczyć tylko obszaru wokół rynku. Czyli Planty, Zamek królewski, Poczta główna. Jest to bardzo zły pomysł. Każdy pojazd dopuszczony do ruchu powinien mieć wjazd do każdego miejsca w mieście. Każdy samochód który przeszedł badania techniczne powinien mieć możliwość wjazdu. Norma emisji EURO jest tylko wymówką. To jest wbrew Konstytucji, każdy powinien być równa traktowany. Jest to bardzo złe rozwiązanie. Rozwiązanie dyskryminujące osoby spoza miasta. Każdy pojazd który przeszedł badania techniczne powinien być dopuszczony do ruchu po mieście.
1.6.25 11:47:31 Stare miasto Uważam, że samochody już zarejestrowane w Krakowie powinny móc wiezdzac bez ograniczeń.

Każdy nowo zarejestrowany samochód powinien spełniać normy zawarte w ustawie oprócz samochodów zabytkowych 
Jak wyżej Uważam, jest to dobre rozwiązanie ale opłaty nie powinny być wysokie Uważam,że propozycja wjazdu 50 razy do strefy dla aut zabytkowych jest mocno nietrafiona

1.6.25 11:47:51 Strefa czystego transportu powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum. Jeśli w ogóle. I obwodnica. W ogóle nic takiego nie powinno być. Auta przechodzą badania techniczne. Nie powinno być więcej obostrzeń bo jakim prawem. 
Eliminować auta nie sprawne, te które nie powinny przejść kontroli na stacji diagnostycznej. Ludzie nie jeżdżą starymi, starszymi 
autami żeby zrobić wam na złość. Ludzi nie stać. Przestańcie z Krakowa robić miasta snobów.

Strefa czystego transport powinna eliminować niesprawne technicznie samochody, zaniedbane. Czy 4 litrowy diesel z wyciętym DPF i niesprawnymi wtryskami jest czystszy niż focus 1.6  I 
generacji z gazem lub diesla euro 5 w super stanie technicznym? A właśnie te dwa ostanie nie wjada do Krakowa. 
Czy mustang 5.0 jest bardziej ekologiczny i czysty niż Yaris 1.2 czy citroen C3 1.4
Nawet widać jak dużo dymu wytwarzają "czyste autobusy".
 Liczy się stan auta-może adnotacja w badaniach okresowych po sprawdzeniu emisji silnika na stacjach diagnostycznych przy przeglądzie okresowym jest lepszym rozwiązaniem.
Ostatnie badania z Niemiec pokazują że nawet stare ale w pełni sprawne i zadbane auta potrafią być tak samo czyste jak nowe z euro 6.

Z co z ludźmi którzy pracują w Krakowie a wyprowadzili się tuż za Kraków. Przecież to 
jest jawne uderzenie w portfele ludzi mieszkającym poza granicami Krakowa a 
pracującymi w Krakowie, albo odbierającymi dzieci ze szkół w Krakowie, uczestniczącymi 
w zajęciach w Krakowie. Dlaczego zmiana pieców ze starych śmiechuchów na gaz zostało 
wstrzymane w sąsiednich gminach? To teraz zabieranie pieniędzy ludziom którzy 
pracują, robią zakupy, wydają pieniądze i edukują dzieci w Krakowie pod pretekstem 
bycia eko. Dopilnujcie pieców, dopilnujcie kominków. Mieszkania drogie , auta drogie, 
jeszcze płatny wjazd do Krakowa. Przestańcie z Krakowa robić miasta snobów. 

Tak jak poprzednio. Pracuje w Krakowie, edukuje dzieci w Krakowie, rozwijam się kulturowo w Krakowie, edukuje dzieci w Krakowie, płacę za bilety miesięczne w Krakowie. To jest jawna próba 
wyłudzania pieniędzy. Ostatnie badania z Niemiec pokazują że nawet stare ale w pełni sprawne i zadbane auta potrafią być tak samo czyste jak nowe z euro 6. Idziecie ślepo w eko jak cała unia a 
płacą za to ludzie.  A co z tymi pieniędzmi? Jak będą zagospodarowane? Oczyszczą powietrze w Krakowie? Jeśli chcecie ludziom zabrać pieniądze to może najpierw trzeba napisać na co będą 
przeznaczone. A nie zapełniać portfele urzędnikom, politykom. Może jasny cel na co miałyby być przeznaczone byłaby takim wyższym, szlachetnym dobrem że ludzie wiedzieli by że warto. A nie po 
prostu będą opłaty - ale na co z jakiej racji? Ja też chciałbym jeździć nowym autem ale mnie nie stać. Ludzie nie jeżdżą starymi, starszymi autami żeby zrobić wam na złość. Ludzi nie stać. Przestańcie 
z Krakowa robić miasta snobów.

Czyli wystarczy zarejestrować auto jako zabytkowe żeby jeździć autem nie ekologicznym. Gdzie tu logika. To co nagle te auta są zielone? To 
autem z dieslem 1.6 euro 5 które jest w pełni sprawne i przychodzi badania wzorowo nie wjadę z definicji ale takie stare BMW  np z 
silnikiem 3l z żółtymi tablicami będzie mógł jeździć do woli? I czy dla płuc Krakowian te żółte blachy mają znacznie? Czy stary jelcz ze 
specjalną zabudową co z rury wyrzuca sądzę i opary oleju jest z żółtymi tablicami przyjazny dla płuc Krakowian. Nie. Więc to jest tylko skok 
na pieniądze. Brak logiki. Równie dobrze możecie poprosić dealerów żeby dla mieszkańców Krakowa i okolicznych miejscowości sprzedać 
auta nowe, eko za 10% wartości. Wtedy sytuacja się poprawi.Ja też chciałbym jeździć nowym autem ale mnie nie stać. Ludzie nie jeżdżą 
starymi, starszymi autami żeby zrobić wam na złość. Ludzi nie stać. Przestańcie z Krakowa robić miasta snobów.

1.6.25 11:48:26 Uważam, że granice strefy powinny obejmować maksymalnie Stare Miasto - okolice rynku głównego oraz Kazimierz. W żadnym wypadku nie powinny dotyczyć całego miasta, gdyż jest to niezwykle 
ograniczające dla mieszkańców i przyjezdnych. 

Uważam, że wszyscy powinni mieć możliwość dojazdu samochodem do większości miejsc Krakowa. Uważam, że wymagania określone w ustawie są bardzo surowe. Wielu ludzi nie stać na kupno nowszych samochodów, poza tym wielu ludzi również nie chce zmieniać dobrych 
samochodów, które obecnie posiadają. Jest to ograniczenie ludzkiej wolności. Uważam, że istnieje wiele innych sposobów na ograniczenie zanieczyszczeń, jednocześnie nieograniczajac 
ludzkiej wolności. Reasumując moim zdaniem nie powinno się wprowadzać takich wymogów dla całego miasta, które posiada tak wielu mieszkańców oraz jest miastem turystycznym.

Uwazam, że nikogo nie powinno się zmuszać do zmiany samochodu oraz nie powinno się 
ograniczać możliwości poruszania się po mieście. 

Uważam, że jest to złe rozwiązanie. Społeczeństwo jest biedne, życie w Krakowie jest drogie. Nie powinno się ograniczać ludzi i zdzierać z nich pieniędzy. Uważam, że przede wszystkim mieszkańcy Krakowa nie powinni podlegać ograniczeniom. Jedynie uważam, że ewentualnie można 
wprowadzić strefy w centrum Krakowa. Nigdzie poza tym. Komunikacja miejska jest bardzo obciążona obecnie. Autobusy jeżdżą 
przepełnione, spóźniają się lub wcale nie przyjeżdżają. Eliminując tak wiele samochodów dojdzie do paraliżu i wielu negatywnych 
konsekwencji. 

1.6.25 11:49:41 Proponuję nie wprowadzać żadnej strefy, a jeżeli jest taka konieczność objąć całą Polskę ponieważ w takim przypadku jest to dyskryminacja. Proponuję rozszerzyć ten obszar na całe miasto. Standard zawyżony. Oczywiście, że zmienić - równe prawa dla mieszkańców całego kraju. Stawki są za wysokie. Brak słów dla wprowadzania takich przepisów.
1.6.25 11:50:06 Tak. Po zapoznaniu się z nową propozycją obszaru SCT uważam że należy jej nie wprowadzać w życie Jestem przeciwko SCT Moja propozycja brzmi 

Kraków wolny od SCT 

Przedłużmy go do 50 lat Negatywnie Nawet nie macie tego jak sprawdzić 

1.6.25 11:50:25 Strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum starówki, samochody elektryczne są mało ekologiczne w produkcji i recyklingu, jestem przeciwny Wiele nowoczesnych samochodów ma usunięte dpf-y i wgrane nowe mapy, przed wjazdem do miasta przede wszystkim powinna być wkładana sonda w rury wydechową która będzie 
sprawdzać czystość spalin, bo to co wynika z papieru nie zawsze pokrywa się z prawdą. Poza tym jeszcze nie jesteśmy gotowi na elektryczną ekspansję...

Tak powinno zostać zmienione dopóki społeczeństwa i narodu nie będzie stać na 
wprowadzenie nowej technologii, stracicie na turystach i nikt was nie będzie odwiedzał

To rozwiązanie jest absurdalne, gdzie tu ekologia zapłacisz to możesz jechać ??? Nonsens To uważam że jest dyskryminacja, jako turysta mam prawo też odwiedzić Kraków kolebkę polskości

1.6.25 11:50:31 Należy przeprowadzić referendum a nie na siłę bez zgody mieszkańców Małopolski wprowadzać STC taxi przedsiębiorców nic nie powinno ograniczać Nie powinno być STC Euro 3 powinno wjechać dlaczego brak okresu przejściowego i referendum Jak coś ma dotyczyć to tylko aut nowo rejestrowanych tak jak Gibała proponowal STC nie powinno być głupota Taxi bez ograniczeń 
1.6.25 11:51:39 Centrum do 2 obwodnicy Niech mają możliwość wjazdu auta, które mają sprawny układ zasilania oraz sprawny układ wydechowy. 10 lat Opłata za wjazd nie ekologicznym autem nie sprawi że samochód nagle stanie się ekologiczny i nie będzie truł środowiska. Wszystkie samochody powinny mieć możliwość wjazdu ze względu na art. 52 konstytucji.
1.6.25 11:53:18 Strefa nie powinna obejmować całego Krakowa, a jedynie ścisłe centrum. Granice strefy powinny obejmować tylko ścisłe centrum. Powinna być możliwość na nie ograniczony strefą dojazd do centrów 

chandlowych( Bonarka, Zakopianka, Atut) jak i do szkół i uczelni.
Uważam, że nie powinno być limitów na rok produkcji dla mieszkańców Krakowa. Jak w poprzednich moich odpowiedziach, uważam że dla mieszkańców miasta Kraków 

nie powinno być wymogu roku produkcji, a sama Strefa powinna obejmować tylko ścisłe 
centrum.

Nie jestem za takim rozwiązaniem, wjazd do  miasta powinien być darmowy dla każdego, niezależnie od posiadanego samochodu. A Strefa powinna obejmować TYLKO ścisłe centrum! Uważam, że nie powinno być limitów na rok produkcji dla mieszkańców Krakowa. Bez ograniczenia czasowego.

1.6.25 11:54:09 Ścisłe centrum Krakowa, max pierwsza obwodnica Mieszkańcy Krakowa, którzy posiadają stare samochody, powinni nim jeździć do 
ewentualnej ich sprzedaży. W innym wypadku niech zaproponują im dofinansowanie 20-
30 tys na kupno ( starego, nowego pojazdu). Jak w dzisiejszych czasach ktoś, kto zarabia 
minimalna krajowa albo nieco ponad ma zmieniać samochód co kilka lat. Niech będzie 
podatek na ten cel od posiadaczy elektryków, jet to grupa zamożnych, niech coś zrobią 
dla klimatu. Tumany. Ci, którzy wieża z ideologie zaprogramowana przez Klaus Schwab i 
jego zwierzchników mają wolna wole i niech kupują drogie nieekologiczne elektryki, 
resztę zostawcie w spokoju.

1.6.25 11:54:17 Nie Jak najbardziej ok. Tak powinno zostać zmienione. Nie powinno być wyjątków. Po to jest sieć transportu 
miejskiego żeby z niej korzystać.

Bezsensu lepiej zrobić P&R na którym parkują takie pojazdy i dojazd jest komunikacją miejską do wybranego miejsca Jak najmniej wyjątków bo zgodnie z zasadą będę to wyjątki od reguły którą nie będzie działać. Co więcej będą tysiąc sporów z służbami 
miasta.

1.6.25 11:54:28 Nie chcę żadnych granic Nie chcę żadnych granic Uważam , że każdy kto płaci podatki w Krakowie powinien móc wjechać  bez żadnego problemu jakimkolwiek autem Uważam, że każdy kto płaci podatki w Krakowie powinien móc swobodnie poruszać się 
kazdym autem przez tyle lat ile chce.

Uważam że każdy kto płaci podatki w Krakowie nie powinien płacić za wjazd i może swobodnie poruszać się po mieście Uważam że jest wiele grup społecznych które przyciągają turystów, którzy zostawiają pieniądze w Krakowie i nie należy im utrudniać życia 
wprowadzając sct.Kazdy kto płaci podatki w Krakowie powinien swobodnie poruszać się swoim autem, dopóki jest sprawne .

1.6.25 11:55:06 Miasto straci Ja jako turysta miasto będę omijał To głupota Niech foty zy wszystkich lub nikogo Zdzierstwo Są lepsi i gorsi
1.6.25 11:55:37 Zbyt surowe restrykcje, szczególnie dla diesla. Restrykcje spowodują paraliż codziennego życia. Kary za wjazd tylko opóźnią zakup mniej emisyjnego pojazdu . Zdecydowanie NIE dla zmian !!! Zbyt surowe restrykcje, szczególnie dla diesla. Restrykcje spowodują paraliż codziennego życia. 

Niemożliwy dowóz do dworca z bagażami itd. 
Zdecydowanie NIE dla tak ostrych zmian zmian !!!

Zbyt surowe restrykcje. Skupcie się na przestrzeganiu obowiązujących przepisów i wycofaniu pojazdów po ich zużyciu eksploatacyjnym !!!
Zdecydowanie NIE dla zmian !!!

Zbyt surowe restrykcje. Mieszkańcy stref przy Krakowie również dojeżdżają do pracy 
dzięki czemu Kraków korzysta. 
Każdy chce jeździć nowym samochodem, ale nie każdego stać. 
Już teraz dzieci nie jeżdżą na ferie, - dodatkowe zakazy i kary tylko pogorszą życie rodziny 
!!! 

Każdy chce jeździć nowym samochodem, ale nie każdego stać. 
Już teraz dzieci nie jeżdżą na ferie, - dodatkowe zakazy i kary tylko pogorszą życie rodziny !!! 

Kary za wjazd tylko opóźnią zakup mniej emisyjnego pojazdu . Zdecydowanie NIE dla zmian !!!

Zbyt surowe restrykcje. Mieszkańcy stref przy Krakowie również dojeżdżają do pracy dzięki czemu Kraków korzysta. 
Każdy chce jeździć nowym samochodem, ale nie każdego stać. 

Kary za wjazd tylko opóźnią zakup mniej emisyjnego pojazdu . Zdecydowanie NIE dla zmian !!!

1.6.25 11:56:06 strefa powinna obejmować jedynie dzielnice centrum, za duży obszar jak na taki pomysł proponuję, aby strefa obejmowała rynek i śródmieście powinny być następujące: euro 3 dla benzyny i euro 4 dla diesli bardzo dobry pomysł jeden z niewielu tej uchwały lub można by zmniejszyć wymagania dobre tylko ceny powinny być niższe i powinien być możliwy również abonament roczny pojazdy zabytkowe nie powinny mieć żadnych ograniczeń wjazdu i z ograniczeń powinny zostać wyłączone również osoby w wieku od 70 
lat wzwyż

1.6.25 11:57:17 Należy jej nie wprowadzać, no jest kolejnym podatkiem m, obciążeniem dla biednych, a o tak nic nie zmieni Każdy powinien miec możliwość jeździć po Krakowie w Całkowicie bez sensu . Każdy jeździ samochodem na jaki go stać. Przecież jak by miał pieniądze to jeździłby lepszym. Typowo dyskryminacyjne rozwiązanie. Kolejny podatek.
1.6.25 11:58:34 Strefa czystego transport nie powinna obowiązywać, a jeśli tak to ściśle centrum miasta tj. płyta Rynku Głównego Dojazd powinien być zapewniony dla każdego kto wybiera się do każdej placówki medycznej z chorym dzieckiem lub dorosłym, lub do 

lekarza specjalisty.
Mieszkańcy Krakowa i osoby płacące podatki w Krakowie dożywotnio powinny mieć możliwość bezpłatnego wjazdu do Krakowa każdym autem, którego są już właścicielami niezależnie 
od jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

Mieszkańcy Krakowa i osoby płacące podatki w Krakowie dożywotnio powinny mieć 
możliwość bezpłatnego wjazdu do Krakowa każdym autem, którego są już właścicielami 
niezależnie od jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

Negatywnie, jak zapłacą to też zanieczyszczają powietrze i nic się nie zmieni. Od płacenia kolejnej daniny nie będziemy zdrowsi. Jest to jedynie próba kolejnego wyłudzenia daniny od obywateli. Krakowianie, rodzinny z dziećmi, emeryci, inwalidzi, renciści oraz inne osoby o specjalnych potrzebach powinni mieć możliwość 
dożywotniego wjazdu do strefy samochodami którego są już właścicielami niezależnie od jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

1.6.25 11:59:26 Strefa powinna obejmować centrum miasta i Aleje Trzech Wieszczów. Brak parkingów uniemożliwia wprowadzenia takiego rozwiązania. Pojazdy powinny przechodzić badania emisji spalin bez względu na rocznik i rodzaj silnika. Mieszkańcy Krakowa powinni mieć dłuższy okres czasu na dostosowanie się do 
wymogów SCT.

Wprowadzanie opłat jest wyciąganiem pieniędzy od społeczeństwa. Możliwość poruszania się po mieście powinny mieć wszystkie pojazdy po zbadaniu emisji spalin. 

1.6.25 12:00:08 Granica powinna obejmować tylko rynek główny Nie ma takiej potrzeby, jeżeli SCT będzie obejmowała tylko rynek główny W obecnej formie są zdecydowanie zbyt wygórowane, przez co SCT uderzy w mniej majętnych mieszkańców Krakowa i okolic Przez 5 lat rokowanie na wzbogacenie się mieszkańców do zakupu nowego samochodu 
jest bardzo watpliwe

Bardzo źle, ponieważ w tej formie nie zmienniejszy to emisji, lecz uderzy po kieszeniach mieszkańców. Jeżeli SCT zostanie wprowadzone tylko w centrum miasta tj. Granicach starego miasta, to nie będzie takiej potrzeby 

1.6.25 12:01:25 Wprowadzanie Strefy Czystego Transportu w Krakowie ograniczy przedsiębiorców przez zmniejszenie liczby odbiorców ich towarów czy usług. Wszystkie kina i galerie handlowe, Park Wodny, Ogród Zoologiczny, stadiony piłkarskie - osoby spoza Krakowa robią zakupy w 
Galeriach Handlowych oraz korzystają z miejsc rozrywki zbiorowej.

Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość jeżdżenia czym tylko chcą. Nie można 
ograniczać praw mieszkańcom i narzucać im jakie samochody mają kupować.

A co z zabytkami po pięciu latach? Właściciele mają je zezłomować?

1.6.25 12:02:12 Do pierwszej obwodnicy Wszystkie szpitale i przychodnie w Krakowie Możliwość wjazdu starszych samochów także z poza Krakowa np 14 dni w roku Proponuję 14 dni w roku za darmo,  powyżej mogą być opłaty 
1.6.25 12:02:19 Nie popieram Strefy Czystego Transportu, jest to rozwiązanie ograniczające wolność obywateli, wolność ich wyboru. Nie wolno mówić ludziom czym mają jeździć, a czym nie, jest to dyskryminacja. Aby 

poprawić jakość powietrza należy wprowadzić inne rozwiązania, na przykład więcej terenów zielonych.
Nie popieram Strefy Czystego Transportu, jest to rozwiązanie ograniczające wolność obywateli, wolność ich wyboru. Nie wolno mówić 
ludziom czym mają jeździć, a czym nie, jest to dyskryminacja. Aby poprawić jakość powietrza należy wprowadzić inne rozwiązania, na 
przykład więcej terenów zielonych.

Jeśli już miasto chce wprowadzać jakieś chore strefy, to niech NIE robią tego ze względu na rok produkcji pojazdu, tylko rzeczywiste zanieczyszczenie wydobywające się z rury wydechowej, 
jeśli do samochodu, który ma 30 lat zamontujemy na przykład nowy katalizator, to będzie on spełniać wyższe normy spalin, ale według mnie miasto nie powinno mówić obywatelom, 
jakim samochodem mają jeździć. 
Nie popieram Strefy Czystego Transportu, jest to rozwiązanie ograniczające wolność obywateli, wolność ich wyboru. Aby poprawić jakość powietrza należy wprowadzić inne rozwiązania, 
na przykład więcej terenów zielonych.

Nie popieram Strefy Czystego Transportu, jest to rozwiązanie ograniczające wolność 
obywateli, wolność ich wyboru. Nie wolno mówić ludziom czym mają jeździć, a czym nie, 
jest to dyskryminacja. Aby poprawić jakość powietrza należy wprowadzić inne 
rozwiązania, na przykład więcej terenów zielonych.

Czyli jak ktoś zapłaci za wjazd to już jest EKO, chora wymysł pod przykrywką poprawy jakości powietrza. Nie popieram Strefy Czystego Transportu, jest to rozwiązanie ograniczające wolność obywateli, wolność ich wyboru. Nie wolno mówić 
ludziom czym mają jeździć, a czym nie, jest to dyskryminacja. Aby poprawić jakość powietrza należy wprowadzić inne rozwiązania, na 
przykład więcej terenów zielonych.

1.6.25 12:02:31 Zapoznałem się, natychmiast należy porzucić te chore pomysły, jest to dyskryminacja mieszkańców mniejszych miejscowości i popieranie działań wielkich koncernów, nie ma to nic wspólnego z ekologią. Absolutnie złą, chcecie wykluczyć z możliwości jazdy samochodem mniej zamożnych ludzi a tym czasem czym jeżdżą urzędnicy w 
mieście Kraków?

Jest to bzdura, po raz kolejny powtarzam należy jak najszybciej to zatrzymać. Flota aut zmienia się sama, wraz ze wzrostem zamożności ludzi, jakoś nie widać jeżdżących aut z lat 90, poza 
tym ciągła wymiana autobusów i samochodów jest na rękę tylko wielkim koncernom samochodowym.

Przecież to jawna dyskryminacja ludzi z poza Krakowa. Przecież tylko o to wam w tym chodzi, kolejne pieniądze wyciągnięte z portfela obywatela. Każdy wie że przez nieudolne władze Kraków jest zadłużony na 10 miliardów złotych. Samo się to nie spłaci. Jawna dyskryminacja i urzędnicza wybiórczość.  

1.6.25 12:03:09 Nie. Jest dobrą Dobre wymagania 3 lata najwyzej Dobra Scisla,szczegółowa lista żeby nie było też furtek
1.6.25 12:03:20 Brak obostrzeń w rejestracji aut dla mieszkańców Krakowa i brak obostrzeń w poruszaniu się samochodami dla mieszkańców Krakowa. Wszystkie Parkingi Park & Ride na obrzeżach kiasta. I szpital w Prokocimiu i szpital Żeromskiego i ten drugi wysoki w hucie. Jak by tak Jacuś miasta chaotycznie nie zabudowywał to by był przewiew. Brak wymogu normy dla obecnie zarejestrowanych aut dla mieszkańców Krakowa. Nowe 

auta z obniżonymi wymogami w czasie.
Spoko, tylko jak to ma być egzekwowane? System elektronicznie rozpoznający auta na każdej drodze wjazdowej do miasta? Jakie to są koszta. Nie realne. Oddelegowanie służb do takich zadań to 
obniżenie bezpieczeństwa w innych ważnych obszarach.

Mieszkańcy powinni nie mieć żadnych obostrzeń. Ich aut nie jest tak wiele ze starymi normami.

1.6.25 12:04:31 Tylko ściśle centrum Diesel euro 5 Pieniądze nie śmierdzą 
1.6.25 12:06:08 Toruń Toruń
1.6.25 12:06:34 Ograniczenie dla mieszkańców do ścisłego centrum miasta. Dla osób spoza Krakowa może zostać w tej restrykcyjnej formie. Średnia wieku auta w Polsce to 16 lat więc założenia strefy są zbyt restrykcyjne dla mieszkańców. Powinny zostać ograniczonie dla pojazdów sprzed 2000 roku dla mieszkańców. 
1.6.25 12:07:15 Granica SCT jest lekka przesada,powinna być dużo mniejsza max  do obszaru rynku a nie do obszaru całego miasta. Tak jak wyżej przesądą są taki obostrzenia. Samochody benzynowe z normą euro 4 to w porządku a samochody diesla z min normą euro 6 to jest gruba przesada powinny być obniżone do normy euro 5 gdzie samochody z taką 

normą mają już 15 lat i z biegiem czasu same się wykrusza.
Nie powinno być żadnych obostrzeń dla mieszkańców miasta Krakowa,urzędnicy nie 
powinni ingerować w życie mieszkańców i mówić im czym mają się poruszać!!!

Nie powinno być  żadnych opłat bo w jaki sposób miało by to ograniczyć emisję szkodliwych substancji możliwość wjechania takich pojazdów do miasta z wyjątkiem szukanie na siłę pieniędzy przez 
miasto!!!

Nie powinno być żadnych ograniczeń ani takiej listy.

1.6.25 12:07:23 Zdecydowanie uważam, że strefa czystego transportu powinna obejmować ścisłe centrum miasta ( stare miasto ). Ta propozycja dyskryminuje mieszkańców Krakowa, którzy do tych miejsc nie będą mogli dojechać własnym samochodem ( jeśli nie 
spełnia warunków SCT ), a da to miejsca do których często chce się dojechać jak najszybciej.
Wiadomo, że na komunikację miejską w Krakowie liczyć nie można.

Ta propozycja dyskryminuje finansowo uboższych mieszkańców Krakowa. Niejednokrotnie widziałam autobusy MPK wydzielające dużo więcej spalin niż samochody osobowe.
To gęsta zabudowa miasta powoduje, że samochody stoją w korkach i emitują więcej spalin niż przejeżdżając przez miasto. Dodatkowo zatyka (gęsta zabudowa ) kanały wentylacji miasta.

Nie powinno być czasowego kryterium ponieważ po co wymieniać sprawne pojazdy 
przed czasem ( generować eko śmieci ).

Ta propozycja jest sprzeczna z ideą ekologii. Oznacza to że wszystko jest kwestią ceny a nie liczy się dbałość o czyste powietrze. 
Chodzi tu o Ekologię czy Biznes???

Mieszkaniec Krakowa płacący podatki i żyjący w tym mieście nie powinien mieć ograniczeń w poruszaniu się po mieście, dopóki ma 
sprawny samochód.

1.6.25 12:09:05 Oceniam takie rozwiązanie za etycznie upadłe. Nie mogę emitować spalin, chyba że zapłacę, to wtedy już nie są toksyczne. Farsa! Żyjemy w wolnym kraju, takie zakazy są niezgodne z podstawowymi zasadami wolności człowieka.
1.6.25 12:09:52 Jeżeli na być Strefa Czystego Transportu to dla całego powiatu krakowskiego Powinna obowiązywać dla całego powiatu krakowskiego 
1.6.25 12:10:36 ok ok benzyna euro4, diesel euro6 okres powienien być skrócony do maksymalnie 2 lat miastu powinno zależeć na czystym powietrzu a nie na pieniądzach, więc moim zdaniem możliwość opłaty powinna zostać zlikwidowana ok
1.6.25 12:10:50 Moim zdaniem strefa nie powinna istnieć Każdy park and ride I każdy szpital Strefa powinna zniknąć Kraków dla krakusów. Pomysł strefy urąga osobom uboższym Ok
1.6.25 12:12:44 Jak już musi być to tylko ylko wokół Rynku: Basztowa, Podwale, Franciszkańska, Westerplatte Każdy samochód, który przeszedł wymagane coroczne badania techniczne, niezależnie od wieku, ma prawo poruszać się po całym mieście. Zgodnie z Konstytucją RP każdy obywatel ma takie same prawa, dlaczego nie  pewna 

grupa ma być dyskryminowana?
Hipokryzja i idiotyzm. Tzn, że dla wszystkich zwolenników strefy i "czystego powietrza" (oczywiście nie wnikając w to czy mają rację) tak naprawdę liczy się kasa. Możesz zanieczyszczać ale płać. 
Chory sposób na załatanie dziury budżetowej w mieście.

Radosna twórczość małych chłopczyków w piaskownicy, czyli znowu wyjątki i wyjątki od wyjątków. Czym byście zajmowali jakbyście nie 
mieli władzy. 

1.6.25 12:13:19 Dla mieszkańców norma od 2030 roku powinna obowiązywać w normach które teraz mają mieć samochody wjeżdżające do Krakowa. Należy ją obniżyć. Dodatko należy zastanowić się czy miasta nie podzielić 
na 3 strefy, ścisłe centrum najwyższe normy, a obrzeża na których znajdują się p&r niższa norma. Da to dodatkowy zastrzyk gotówki na MPK.

Tak jak wyżej zaznaczyłem wszystkie P&R znajdujące się na obrzeżach Krakowa powinna być Opisane w punkcie pierwszym, należy Po 5 latach powinny obowiązywać zaniżone normy dla mieszkańców posiadających 
krakowska kartę miejską ponieważ koszt utrzyamania samochodu w Krakowie są wysokie

Oceniam dobrze ale taka zapłata powinna obowiązywać tych co nie korzystają z P&R

1.6.25 12:13:36 Nie zgadzam się na SCT Nie zgadzam się na SCT Nie zgadzam się na SCT Nie zgadzam się na SCT Nie zgadzam się na SCT Nie zgadzam się na SCT
1.6.25 12:13:36 Propozycja: Druga ewentualnie trzecia obwodnica miasta. Cały praktycznie obszar Krakowa jest herezja urzędników. Moim zdaniem tak jak w punkcie pierwszym trzeba zmniejszyć SCT do maksymalnie trzeciej obwodnicy miasta. Nie ma tu się nad 

czym rozwodzić.
W tamtym roku proponowane wymagania dotyczące roku pojazdu oraz standardów zanieczyszczenia były wysokie jak dla Polskiego społeczeństwa ale w tym roku naprawdę fantazja 
urzędników nie zna granic. Propozycja to powrócić do norm które były proponowane w tamtym roku (2023)

Albo wszyscy albo nikt. Nie powinno być podziału na mieszkańców Krakowa i 
przejezdnych osób. 

Takie rozwiązanie ma na celu wyłudzenia pieniędzy do budżetu miasta. Nie ma to nic wspólnego z ekologia. Czyli nie mieszkańcy będą mogli wjechać jak zapłacą haracz? Ogarnij się się urzędnicy! Szkoda tu się nawet wypowiadać cały projekt do poprawy. Większość Polaków w tym Krakowian posiada wiedzę, że Polska podpisała 
zobowiązanie z Unią Europejską odnośnie zanieczyszczenia miast które przekroczą odpowiednie normy, muszą wprowadzić SCT ale całe 
miasto? Bez żartów możecie wprowadzić SCT wokół nawet pierwszej obwodnicy i było by wszystko ok. No ale w Krakowie to 
zanieczyszczenia są straszne. To zabroncie jazdy takimi samochodami w całej Małopolsce, palenia węglem w całym województwie i 
porozbierajcie bloki które zostały wybudowane na wlotowych trasach do miasta za pozwoleniem urzędników blokując ruchy powietrza 
które i tak w tym mieście nie były za owocne. A co tam jak jechać to na grubo "urzędnicy". 

1.6.25 12:13:44 Nie zgadzam się na strefę czystego transportu Seniorów przez strefę spycha się  na margines Nie każdego stać na zakup nowego samochodu Ten okres to totalna bzdura biedniejsze społeczeństwo jest spychane na margines Oczywiście Kraków dla bogatych Moja opinia Moja opinia na temat strefy jest bardzo negatywna i osoby które ja wymyśliły Kraków  dla krakowian nie dla urzędasów 
1.6.25 12:14:37 Tylko i wyłącznie strefa w ścisłym centrum Krakowa Dworzec główny PKP, PKS, Galeria Krakowska Euro 2 dla benzyny i Euro 3 dla diesla okres wyłączenia spod wymogów SCT powinien wynosić aż do śmierci technicznej 

pojazdu należącego do mieszkańca Krakowa
dziennej, miesiecznej emeryci, renciści, osoby z co najmniej dwójką dzieci, posiadające wyraźnie oznaczony pojazd jako inwalidy

1.6.25 12:14:53 Strefa powinna objąć tylko centrum miasta tak jak w Warszawie Powinno być od faktycznej ilości emisji spalin. Czyli że auto z małym silnikiem który nie ma euro 5 i wyżej a emituje mało spalin może wjechać a auto z dużym silnikiem które spełnia 
normy ale emituje więcej spalin nie może.

10 lat wyłączenia dla mieszkańców Źle. A jeśli musi być opłata to maksymalnie 200 złotych na rok Samochody współmałżonków mieszkańców Krakowa też powinny być wyłączone

1.6.25 12:14:53 Nie zgadzam się na wprowadzenie żadnych ograniczeń , jest to wbrew moim prawom obywatelskim. Nie zgadzam się na wprowadzenie żadnych ograniczeń , jest to wbrew moim prawom obywatelskim. Nie zgadzam się na wprowadzenie żadnych ograniczeń , jest to wbrew moim prawom obywatelskim. Nie zgadzam się na wprowadzenie żadnych ograniczeń , jest to wbrew moim prawom 
obywatelskim.

Nie zgadzam się na wprowadzenie żadnych ograniczeń , jest to wbrew moim prawom obywatelskim. Nie zgadzam się na wprowadzenie żadnych ograniczeń , jest to wbrew moim prawom obywatelskim.

1.6.25 12:15:19 uwazam ze ta strefa powinna być zlikwidowana!!! Cały obszar krakowa powinien być zwolniony ze strefy!!! diesle euro 2 poniewaz czyms trzeba dojezdzac do pracy spoza krk  moim zdaiem powinno być całkowite zrezygnowanie z tej strefy!!! wg mnie to jest tylko nabijanie kasy do budzetu kosztem najbiedniejszych!!!. wszystkie grupy powinny być zwolnione a tylko powinni być objęci tacy którzy ta strefe wymyślili!!!
1.6.25 12:16:07 Jest właściwe Pozytywnie. Dlaczego w ankiecie nie ma linku do PROJEKTU tylko trzeba go szukać po całym serwisie?

Dlaczego w ankiecie nie ma możliwości wprowadzenia ogólnie własnych uwag czy propozycji a jedynie należy odpowiadać na narzucone z 
góry pytania?

1.6.25 12:17:44 Max 2 obwodnica Euro 4. Alternatywą jest wykluczenie komunikacyjne ogromnej części mieszkańców miasta i województwa Nie dotyczy mieszkańców Krakowa Hipokryzja J.w.
1.6.25 12:17:45 Strefy nie powinny obejmować miejsc przesiadkowych (nie tylko P+R), gdzie mieszkańcy zostawiają samochody i przesiadają się na 

pociągi. W przypadku przedmieść i osiedli mieszkaniowych, granice strefy mogą być ustalone w sposób elastyczny, zależnie od 
lokalnych potrzeb i rozwoju infrastruktury komunikacyjnej. W takich przypadkach warto rozważyć tworzenie mniejszych podstref z 
obostrzeniami na bardziej zatłoczonych ulicach lub w pobliżu kluczowych węzłów komunikacyjnych.

Samochody z silnikiem diesla spełniające normę emisji spalin euro 4 powinny mieć dostęp do strefy. Jest to znaczna część pojazdów. Ich wymiana będzie niekorzystna dla środowiska. Okres ten powinien wynosić 10 lat. Procedura jest wprowadzana zbyt szybko. Wielu mieszkańców nie stać na wymianę pojazdów (zwłaszcza po okresie pandemii i rosnącej inflacji), a infrastruktura komunikacji publicznej nie jest 
jeszcze tak zorganizowana, aby zapewnić dojazd mieszkańców do miejsc pracy z każdej lokalizacji.

1.6.25 12:18:35 Stare miasto Utworzyć Park end Ride przy wjeździe do miasta od zachodu Diesel euro 2. Użytkownicy posiadają diesel euro 4 .Jak niby mam dojechać do pracy A samochody mieszkańców są mniej szkodliwe od aut mieszkańców sąsiednich 
miejscowości dojeżdżający do pracy do Krakowa?To jawna dyskryminacja,

Negatywnie Negatywnie.To dyskryminacja jw

1.6.25 12:20:42 powinno dot. np. diesla od roku 2005 i dopuszczać z Euro-4 to bardzo słuszne rozwiązanie ok. ok.
1.6.25 12:21:58 Wyłącznie dookoła rynku głównego. Galerie handlowe. Powinny być takie same jak np.  w Warszawie.

Dużej ilości osób nie stać na wymianę pojazdu  a także uważają to za kolejne ograniczenia wolnościowe. 
Dlaczego tylko mieszkancy są wyłączeni?
Większość samochodów dojeżdża do pracy właśnie na teren Krakowa.

Źle, jeżeli zapłacimy to samochód nie spełniający wymagań nagle je spełnia? 

1.6.25 12:22:31 Nie wyrażam zgody na ŻADNE zielone strefy ! Nie wyrażam zgody na ŻADNE zielone strefy ! Nie wyrażam zgody na ŻADNE zielone strefy ! Nie wyrażam zgody na ŻADNE zielone strefy ! Nie wyrażam zgody na ŻADNE zielone strefy ! Nie wyrażam zgody na ŻADNE zielone strefy !



1.6.25 12:22:35 Jeśli już ma być SCT to tylko w centrum miasta ( do tzw drugiej obwodnicy miasta ). Jeśli będzie w centrum miasta ( tj . do drugiej obwodnicy miasta ) nie potrzebne żadne wyjątki. Jeśli ktoś mieszka i płaci podatki w mieście to dlaczego ma mieć ograniczenia?? W takim razie ile straciłoby miasto jeśli większość ludzi zmieniłaby miejsce zamieszkania i płaciłaby podatki 
w innym mieście??

Jak napisałem wcześniej - mieszkańcy ( zwłaszcza Ci którzy mieszkają i żyją tu od dawna i 
płacą podatki tutaj ) NIE POWINNI MIEC OGRANICZEN. Każdy z chęcią kupiłby przecież 
nowe auto - jednak 5 lat może nie wystarczyć na to aby na nie uzbierać. W ten sposób 
wykluczamy uboższych mieszkańców miasta.

To w końcu EKOLOGIA CZY BIZNES ???
Jeśli strefa będzie tylko w granicy drugiej obwodnicy miasta - tylko mieszkańcy tam mieszkajacy powinni mieć prawo dojeżdżać do domu. Cała reszta ma alternatywne możliwości dojazdu począwszy 
od MPK, przez taxi, rower aż po siłę własnych mięśni.

Jak już wcześniej pisałem - mieszkańcy którzy mieszkają tutaj od lat, płacący podatki i mieszkający tutaj nie powinni mieć żadnych 
ograniczeń. 

1.6.25 12:23:45 W mojej ocenie granicą strefy jest zbyt duża jak na pierwsze podejście (strefy na Kazimierzu nie liczę, był to totalny niewypał). Najpierw objąłbym nią ścisłe centrum, czyli I obwodnicę od lipca 2025 do lipca 
2030.( w tym obszarze ograniczenia mogły by być bardziej rygorystyczne, jest to obszar dobrze skomunikowany komunikacja miejska o stosunkowo nie dużej powierzchni). 
Kolejne 5 lat (2030 - 2035) to powiększenie strefy do II-ej obwodnicy. Benzyna Euro 4, Diesel Euro 4.

Od 2035 obszar zaproponowany obecnie z wymogami benzyna Euro 4, diesel euro 6dT.

Ten okres 10 lat pozwoli nie tylko mieszkańcom KRK, ale osobom z poza KRK zaplanować w domowych budżetach kwoty na wymianę aut na nowsze oraz samorządowi dostosować i rozwinąć komunikację i 
transport publiczny.

Obecnie dla osób z poza obszaru miasta proponuje się tylko ograniczenie mobilności, nie proponując za wiele środków alternatywnych transportu. Przykładowo pociągi kolei Małopolskich rano, popołudniu i 
wieczorami kursują co ok. 1 godzinę. Już teraz są bardzo przepełnione. Gdyby były połączenia co 20 - 30 minut od 4 rano, do 24 oraz  podwójne składy to jest to jakaś propozycja i alternatywa dla własnego 
auta. To samo komunikacja MPK. Ciągły wzrost kosztów biletów oraz ograniczenia połączeń. Nie tędy droga.

Zwiększenie ilości kursów, obniżenie ceny biletów (a może darmowa komunikacja tak jak w Wiedniu) to rozwiązanie które samo w sobie doprowadzi do ograniczenia ruchu pojazdów. Mam świadomość, że 
takie rozwiązanie  potrzebuje pieniędzy oraz czasu minimum 10 - 15 lat, jak nie dłużej. 

Dlatego proponuję stopniowe wdrażanie strefy SCT 
(spełniamy wymogi UE, gdyż strefa powstaje; poprawiamy powietrze w KRK bo planujemy jest ciągłe powiększenie; dajemy czas mieszkańcom Małopolski ale i nie tylko na zebranie środków i wymianę aut na 
mniej emisyjne)  wraz z jednoczesnym rozwojem transportu publicznego.

Jeśli transport publiczny będzie na tyle konkurencyjny ( zbliżony czas dojazdu do KRK w porównaniu do auta, jednocześnie z niższym kosztem) to ludzie sami zostawia auta w domu.

Dodałbym urzędy wojewódzkie, ZUS, KRUS, ARiMR

To nie wina mieszkańców Małopolski, że te instytucje są praktycznie w samym centrum.

Ewentualnie przeniesienie administracji publicznej do stref na granicach obszaru SCT.

Opisałem to w punkcie pierwszym Nie widzę powodu dla którego mieszkańcy Krakowa powinni być traktowani inaczej jak 
osoby pozostałych obszarów które dojeżdżają do pracy czy szkoły w KRK.

Jest to dyskryminacja osób z poza obszaru KRK.
Czy mieszkańcy Krakowa wyjeżdżając z miasta  płacą opłaty na rzecz gmin przez które 
przejeżdżają? No chyba nie.

No chyba, że miastu zależy na tym by zwiększyć sobie tym sposobem wpływ do budżetu, 
bo wystarczy zapłacić podatek z PIT w krk i już.

Dlatego moja propozycja z podziałem na 3 etapy z pkt 1 wydaje się sensowna.

Słabo to oceniam. Wystarczy zapłacić i już jest się eko, tak?

Znów moja propozycja podziału na etapy wydaje się sensowna.

Nie rozumiem tego podejścia polskich władz to przepisów UE. Nie robimy najpierw minimum jakie jest wymagane, obserwujemy co z tego wychodzi, wyciągamy wnioski, tylko chcemy pokazać jacy 
to nie jesteśmy "Ą Ę" i robimy od razu coś na dużą skale Tak to oceniam.

Dlaczego pojazdy spółek miejskich będą zwolnione? Nie powinno tak być. Tłumaczenie że miasto nie ma środków na wymianę całej floty 
nie spełniającej wymogów załatwia już sprawę, tak?

Dlaczego przeciętny mieszkaniec małopolski juz nie może tak się tłumaczyć? 
"Nie mam pieniędzy na zakup nowego/nowszego auta, to zbyt obciąża mój budżet"

Hipokryzja, poziom ekspert.

1.6.25 12:24:38 Każde auto powinno mieć możliwość przejazdu autostradą i doroga szybkiego ruchu niezależnie od normy spalin chodzi o ograniczenie spalania a nie przerzucenie go na mniejsze miejscowości. Czy lepiej 
zepchnąć temat z Krakowa na okoliczne miasteczka i wioski. Każdy zapewne chce mieć nowsze auto ale póki co stan w Polsce naszych zarobków jest jaki jest i nie widzę w tym powodu aby ograniczać szybka 
komunikację dla takich aut.

To jest ok Jazdy po Karkowie starszymi autami czy spełniającymi bardziej restrykcyjne normy euro, spowodują niewątpliwie mniejsze zanieczyszczenie i zmniejsza ilość odwiedzających miasto, 
jednak możliwość tranzytowego przejazdu proponowałabym zostawić.

1.6.25 12:25:01 Strefa powinna być ograniczona wyłącznie do Rynku Głównego. Objęcie SCT całego miasta (z nielicznymi wyjatkami) jest szkodliwym absurdem zmierzającym do komunikacyjnego wykluczenia ogromnej liczby 
mieszkańców Krakowa i okolic. 

To NIE jest dobra propozycja. Całe miasto powinno być dostępne dla samochodów spalinowych niezależnie od normy EURO. Pytanie 
jest zresztą nieprawidłowo postawione, gdyż SCT uzależnia ograniczenia we wjeździe od normy EURO a nie od faktycznych emisji 
danego auta - co w nieuzasadniony sposób dyskryminuje właścicieli starszych pojazdów, które mogą w rzeczywistości emitować mniej 
szkodliwych substancji niż nowsze pojazdy spełniające ostatnie normy EURO.

Uzależnienie od normy EURO jest absurdem. Jeśli już wprowadzać SCT, to powinno być ono oparte na faktycznych parametrach emisji danego auta, z możliwością modyfikacji 
samochodów, tak aby obniżyć te faktyczne emisje (np. poprzez zakładanie filtrów w starszych autach).

Ten okres jest zbyt krótki. Auta które są w posiadaniu mieszkańców Krakowa i które 
będą objęte restrykcjami, mogą być w wielu sytuacjach użytkowane jeszcze przez wiele 
lat (10-15 i więcej). Wspomniany okres wyłączenia powinien zostać ustalony na co 
najmniej 15 lat.

Jest to po prostu sposób na drenaż kieszeni mieszkańców Krakowa i okolic - opłaty nie powinno być wcale. Ponosimy i tak już coraz większe koszty parkowania w coraz większej strefie płatnego 
parkowania.

Do wyjątków powinny być dodane również np. seniorzy i rodziny z dziećmi, które z wielu powodów nie mogą korzystać z komunikacji 
zbiorowej (która zresztą do wielu miejsc nie dociera).

1.6.25 12:25:30 Powinien być zakaz dla auta diesli bez DPF lub z wyciętym DPF Nie podoba mi się ten pomysł. Pyłki od aut są wszędzie dostępne. Dziwnie będzie, jak ktoś starym dieslem będzie smrodził pod 
szpitalem.

Euro nie oznacza, czy auto jest sprawne. Jest pełno aut i widać na ulicach, gdzie niby mają Euro, a pył tworzą. To znaczy, że ktoś wyciął swój DPF Nie powinno być żadnego 5-letniego okresu. Nie chcemy już się truć jako mieszkańcy. To 
tylko stworzy szarą strefę

Nie jest to dobre, bo mieszkańcy będą się truć i znowu powstanie następna szara strefa. Nie jest to dobre, bo mieszkańcy będą się truć i znowu powstanie następna szara strefa. Nie powinno być żadnych wyjątków. Powietrzem 
oddycha każdy mieszkaniec tego miasta, a widać na ulicach, jak na Alejach i Wielickiej, jakie jakości auta przyjeżdżają spoza miasta, 
niebieski dym z daleka

1.6.25 12:25:45 Nie powinno być żadnej strefy. Te wszystkie psełdo-ekologiczne działania to jeden wielki przekręt napędzający obce gospodarki. Każdy obywatel ma prawo decydować o tym gdzie sobie chce jechać. Precz z ograniczeniami i zakazami w przestrzeni publicznej. Te pseudo normy nakręcają obcych producentów, którzy nagminnie oszukujà na wynikach testów. Nie można im wierzyć!!!! W pierwszej kolejności to zacznijcie o transportu publicznego 
bo stare autobusy najbardziej smrodzą.

Dość regulacji i zakazów dla wolnych obywateli, mieszkańców miast. Dość napędzania 
obcych gospodarek.

Takie rozwiązanie świadczy jednoznacznie że SCT to wielka ściema - jak zapłacisz to pojedziesz. Wszystkie tego typu działania służą tylko do wyciągania gotówki z naszych portfeli. Żadnych grup - wszyscy mają prawo do swobodnego poruszania się po swoim kraju niezależnie od tego czym jeżdżą.

1.6.25 12:26:27 Dojeżdżam do Krakowa, dwa, trzy razy w tygodniu w sprawach biznesowych. Ta propozycja uniemożliwi mi wykonywanie pracy. Propozycja kształtu strefy jest skandaliczna i dyskryminuje biedniejszych 
obywateli. To jest zła propozycja. W ogóle taka strefa nie powinna powstać. 

Moim skromny zdaniem, wszystkie sprawne samochody, z ważnymi badaniami technicznymi powinny mieć możliwość wjazdu do całego Krakowa. JW Każdy samochód z ważnymi badaniami technicznymi powinien mieć prawo wjazdu na teren miasta Krakowa. Każdy samochód z ważnymi badaniami technicznymi powinien mieć prawo wjazdu na teren miasta Krakowa. 

1.6.25 12:26:28 Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko obręb starego miasta Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko obręb starego miasta dyskryminowana jest tu pozycja pojazdów napędzanych dieslem. na rzecz pojazdów benzynowych. Proponuję  zrównanie tego wymogu do euro jakie mają pojazdy benzynowe. uważam ze nie powinno to dotyczyć mieszkańców i ich gości Czyli tylko chodzi o kasę a nie o ekologię 
1.6.25 12:27:05 Strefa jak pokreślił WSA to część całości

Granice STREFY : Aleje Trzech Wieszczów, Dietla i punkty na Rondzie Grzegórzeckim i Rondzie Mogilskim
nd nd nd nd nd

1.6.25 12:27:29 Jestem przeciw wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu.
1.6.25 12:27:29 Strefa powinna dotyczyć tylko do ścisłego centrum Wszystkie szpitale i wszystkie P&R, a nie tylko wybrane Poprzedni projekt strefy zakładał, dopuszczenie samochodów, z silnikami benzynowymi od roku produkcji 2000. Chciał bym zaznaczyć, iż paradoksalnie nowsze samochody potrafią truć 

znacznie bardziej niż te starsze. "Nowa" motoryzacja tylko z pozoru jest eko. Silniki z wadami konstrukcyjnymi  spalające ponad normatywne ilości oleju silnikowego w nowszych 
samochodach to norma. Są one eko tylko na papierze. Cała ta strefa jest raczej tworzona z myślą o dobru producentów samochodów a nie mieszkańców. Ważny jest stan techniczny, a nie 
teoretyczne normy.

Powinna dotyczyć również mieszkańców gmin ościennych, pracujących w Krakowie, 
firmy w których pracują płacą podatki w Krakowie. 

Dla osoby dojeżdżającej codziennie do pracy z poza Krakowa, takie rozwiązanie jest nie do przyjęcia.  Pracuje  w Krakowie korzystam ze strefy na takiej samej zasadzie jak mieszkańcy Krakowa. Osoby pracujące w Krakowie.

1.6.25 12:27:54 NIE POWINNO BYC ZADNEJ STREFY. NIE BEDZIE STREFY NIE BEDZIE PROBLEMU. NIE POWINNO BYC STREFY W KRAKOWIE - I TAK WIEKSZOSC ZANIECZYSZCZEN PRZYCHODZI Z ZEWNĄTRZ CZYLI Z POZA KRAKOWA. Z EKOLOGII ROBICIE SOBIE BIZNES !!!
1.6.25 12:28:07 SCT tylko ścisłe centrum, w granicach Obwodnicy I. SCT tylko ścisłe centrum, w granicach Obwodnicy I. SCT tylko ścisłe centrum, w granicach Obwodnicy I. SCT tylko ścisłe centrum, w granicach Obwodnicy I. Czyli o pieniądze chodzi, a nie i czystość! :)

SCT tylko ścisłe centrum, w granicach Obwodnicy I.
SCT tylko ścisłe centrum, w granicach Obwodnicy I.

1.6.25 12:28:38 Brak strefy. Strefa to idiotyczny pomysl z ktorego inny zaczynaja rezygnowac. Brak Czysta dyskryminacja niezgodna z konstytucją. Projekt niezgodny z konstytucją Brak strefy to jedyne sensowne rozwiazanie. Inne beda zaskarzane. 
1.6.25 12:28:56 Żadnej strefy czystego powietrza Żadnej strefy czystego powietrza Żadnej strefy czystego powietrza Żadnej strefy czystego powietrza Żadnej strefy czystego powietrza Żadnej strefy czystego powietrza
1.6.25 12:30:07 Zrezygnować ze strefy
1.6.25 12:30:09 Tak należy zmodyfikować obszar - tylko stare miasto, płyta ryku i okolice plant powinna obejmować sct. Wtedy cała reszta pytań jest już bez sensu.
1.6.25 12:30:19 Tak należy zmodyfikować obszar - tylko stare miasto, płyta ryku i okolice plant powinna obejmować sct. Wtedy cała reszta pytań jest już bez sensu.
1.6.25 12:30:26 Zlikwidować pomysł strefy czystego transportu Każde miejsce powinno być dostępne Nie powinno być wymagań Nie należy wprowadzać SCT Bzdura, żadnych opłat, po prostu możliwość wjazdu Wprowadzenie SCT to jedno wielkie kuriozum.

Proszę o przedstawienie opinii publicznej ile pieniędzy do tej pory kosztowały te przymiarki i ustalenia do wprowadzenia strefy. Miasto 
Kraków to jednak bogate Miasto, a informacje o zadłużeniu to pewnie tylko plotki. Dlaczego tak nienawidzicie mieszkańców Krakowa, że 
wprowadzacie tyle utrudnień i opłat. Poprzednie lata to pasmo decyzji pogarszających życie w mieście. Jako mieszkańcy mieliśmy nadzieję,  
że nowy prezydent odmieni tą tendencję.

1.6.25 12:31:25 Niech obowiązuje maksymalnie w granicach plant Diesel przynajmniej od 2010 roku powinien móc wjechać do Krakowa lub euro 5 dla diesla. Taki rocznik samochodu już ma zamontowany filtr cząstek stałych. A poza tym skoro benzyna 
przy euro 4 już spełnia eko standardy to dlaczego diesel dopiero od euro 6. Poza tym takie restrykcyjne wymagania wykluczą bardzo dużą grupę ludzi spoza Krakowa, ilu matkom utrudnią 
zawiezienie dzieci do szkół, to już nie wspomnę. A cała ta ustawa nastawiona jest tylko na wyzysk ludzi, bo po opłaceniu danej kwoty będzie można już wjechać każdym samochodem do 
miasta i już samochód nie będzie emitował szkodliwych substancji? Czyli jak zapłacę to będę już eko? 

Jak wyżej, po wpłaceniu haraczu każdy samochód staje się ekologiczny. Ewidentnie ustawa nastawiona na wyzysk klasy średniej. W ogóle nie powinno być zakazu wjazdu do miasta. W okresie letnim samochodów też jest pełno w mieście, korki są gigantyczne a jednak 
normy nie są tak przekroczone jak w zimie. Może należałoby się zastanowić czy faktycznie problem przekroczenia norm leży w komunikacji 
samochodowej? 

1.6.25 12:31:32 Jak będziemy weryfikować czy ktoś jedzie z północy do prokocimia do szpitala przez całe miasto? 
1.6.25 12:32:09 Strefa tylko w granicach rynku glownego Brak normy poza rynkiem głównym

Na rynku tylko elektryki
Kupujemy wjazd do strefy i auta już wtedy nie są emisyjne absurd. Auta zabytkowe historyczne powinny nie być objęte spełnieniem rygoru norm emisji tak jak jest to w wielu miastach europejskich

1.6.25 12:32:28 Zaplata 500 zl i moj samochod jest eko? 
Badania psychiatryczne obowiązkowe dla urzędników. 

Sct jest Sprzeczna z konstytucja. Nawet jak to wprowadzicie zostanie zaskarzona. Nie kazdego stac na samochód spelniajacy normy. Co najmniej 10 . Pomyslodawca do psychiatry! I od razu wypieprzyx z pracy Co najmniej 10

1.6.25 12:33:22 Granice strefy nie powinny obejmować całego miasta. Strefa powinna zostać ograniczona do centrum miasta (wewnątrz II obwodnicy) uważam, że strefa powinna kończyć się na "II obwodnicy" a poza strefą każdy powinien mieć swobodę poruszania się Przede wszystkim powinna być systemowa możliwość "zmiany" normy emisji spalin dla samochodów starszych ale z silnikami o niskiej pojemności i niskich emisjach (np. w postaci 
rocznego pozwolenia wystawianego na podstawie badania jakości spalin w trakcie obowiązkowego badania technicznego). Ograniczenia wprowadzone tylko na podstawie roku produkcji 
samochodu i normy wpisanej "w dowód" faworyzują ludzi bogatych. Niejednokrotnie nowe luksusowe samochody spełniają najwyższe normy pomimo większych emisji rzeczywistych od 
dużo starszych, małolitrażowych samochodów, które nie spełniają danej normy tylko dlatego, że taka norma nie istniała w momencie produkcji danego samochodu, a gdyby zmierzyć 
rzeczywiste emisje szkodliwych substancji to taki starszych samochód okazał by się "czystszy" od nowych samochodów. W obecnym kształcie strefa dyskryminuje i wyklucza ludzi mniej 
zamożnych. 

wyłączenie spod wymogów nie byłoby konieczne gdyby zakres strefy oraz zasady jej 
działania były ustalone racjonalnie i sprawiedliwie dla wszystkich.  

nie byłoby to konieczne gdyby zakres strefy oraz zasady jej działania były ustalone racjonalnie i sprawiedliwie dla wszystkich. wyłącznie z SCT powinno obejmować przede wszystkim taksówki, pojazdy specjalnie i pojazdy zabytkowe. 

1.6.25 12:34:15 Najwieksza bzdura to pozytywne uchwalenie SCT cios w mieszkańców a samoloty dalej będą krążyć i dymić i gminy ościenne dalej będą 
palić czym popadnie bo im nie zależy na tym

1.6.25 12:34:38 Nie powinno być w ogóle strefy czystego transportu.
KONIEC TEJ EKOSCIEMY - PRZECIEZ WIADOMO ZE CHODZI TU O PIENIĄDZE. TO JEST TYLKO BIZNES - NIE EKOLOGIA.

W takim razie każdy z tych mieszkańców którzy zostaną przez to wykluczeni powinien 
przestać płacić podatki w Krakowie - ciekawe z czego wtedy miasto się utrzyma.

NO WLASNIE - CHODZI TU TYLKO O KASĘ. JAK ZAPLACISZ TO MOZESZ WSZYSTKO.

1.6.25 12:34:45 Strefa do 2 obwodnicy (stare zabytkowe dzielnice Krakowa) Obniżyć standard euro. A do2030 i tak będzie ich coraz mniej, lub w ogóle ich nie będzie. I gmin ościennych Powinny być w to wliczone gminy ościenne, tzw.  "Krakowski obwarzanek"
1.6.25 12:35:11 Moja propozycja to całkowite jej usunięcie Tak, cały krakow powinien być objęty taka strefa Powinni móc wjechać za darmo, a kontrola emisji spalin dla samochodów powinna się odbywać jedynie dla osób rządowych lub osób popierających tą uchwałę. Reasumując, osoby które to wymyśliły powinny udać się na terapię psychiatryczną z dogłębnym praniem mózgu. 
1.6.25 12:37:34 Źle. Może wskazywać, że wcale nie chodzi o czysty transport, tylko o zarobek. Możliwość korzystania z pojazdów zabytkowych powinna być uzależniona od poziomu zanieczyszczeń w danym dniu.
1.6.25 12:38:16 Granice SCT powinny obowiązywać w obrębie centrum i śródmieścia tak jak obecna strefa płatnego parkowania ponieważ tam można wszędzie dojechać komunikacją miejską. Ale obrzeża miasta i duże 

parkingi powinny być dostępne żeby móc się przesiąść swobodnie na komunikację miejską.
Zakopianka Parking, Wzgórza Krzesławickie i Bronowice Dla diesli co najmniej euro 4 w tym roku, a wkolejnych latach sukcesywnie zwiększać te wymogi. Osoby spoza Krakowa też pracują w Krakowie i muszą dojeżdżać. Na wsiach jest 

trudniejszy dojazd komunikacją miejską. Czemu takie osoby mają być wykluczone?
opłata godzinowa jak przy parkowaniu jest ok. 

1.6.25 12:38:31 Uważam,że strefa czystego transportu nie powinna być wprowadzana, a jeśli już to tylko w ścisłym centrum Krakowa ( okolice rynku głównego ) Uważam że jest to nie uczciwe. Albo zabraniacie wszystkim wjazdu albo robicie na tym biznes.
1.6.25 12:38:35 Ze względu na średnią wieku pojazdów w Polsce powinno być min euro 3 w początkowym okresie. Normy emisji spalin to nie do końca prawidłowy parametr, jeśli wymieni katalizator ma spelniający  normę 

euro 4 a na przeglądzie mam na to potwierdzenie i tak nie będę mógł wjechać. Poza tym mój samochód z euro 3 zużywa 7,5 l benzyny przy 140 a nowszy z euro 5 8,8l.
Ze względu na średnią wieku pojazdów w Polsce powinno być min euro 3 w początkowym okresie. Normy emisji spalin to nie do końca prawidłowy parametr, jeśli wymieni katalizator ma 
spelniający  normę euro 4 a na przeglądzie mam na to potwierdzenie i tak nie będę mógł wjechać. Poza tym mój samochód z euro 3 zużywa 7,5 l benzyny przy 140 a nowszy z euro 5 8,8l.

Jestem z poza Strefa to fikcja kogo będzie stać to i tak wjedzie. W Polsce lecę komunikacja to porażka. Problemem nie jest transport drogowy, ale źródła ogrzewania. Mam stary samochód i nie będę go 
sprzedawać ani tym samym rejestrować go jako zabytkowy bo to wyłącznie moja własność i chcę z nim robić co zechcę. 

Jeśli samochód był zarejestrowany w Krakowie, były zapłacone podatki, to dlaczego ogranicza się prawo własności? Powinna być blokada 
na rejestrację nowych, te które jeżdżą powinny moc dalej to robić 

1.6.25 12:39:11 Samo centrum miasta Nie każdego stać żeby kupić nowy samochód 
1.6.25 12:40:34 Powinna obowiązywać wyłącznie na Starym Mieście, czyli 1 dzielnica.⁷ Są strefy płatnego parkowania. Niech wjeżdżają wszyscy bez wyjatkow do miasta. Są absurdalne. Czemu zmuszacie ludzi do zmiany pojazdów? Będziecie dopłacać 50% wartości nowego samochodu przy zakupie? Rozwiazanie bardzo dobre. Pod warunkiem że będziecie płacić z własnej kieszeni za 

wycofanie pojazdu z eksploatacji i dopłacicie to kupna spełniającego normy. Mam 
nadzieję ze nie z podatków mieszkańców. 

Nie powinno być żadnej opłaty.  Drogi opłacane są z podatków. Nie powinno być żadnych zakazów wjazdów.  I nie powinn być strefy  czystego transportu.

1.6.25 12:42:10 zakaz tylko w obrębie ulic rynku głównego SCT powinno zostać wprowadzone dopiero gdy Polska i Europa wyjdą z kryzysu a nie kiedy nikt nie myśli o zmianie pojazdu a miasto nie ma kasy na rozwój komunikacji miejskiej patrz pkt.3 wystarczy że płacą za parking ale radnym zawsze jest mało
1.6.25 12:43:12 Kogo będzie stać na wymianę samochodu żeby spełniał wymagania,chyba urzędników biznesmenów, ludzi dobrze zarabiających a nie tych którzy ciężko pracują za najniszą krajową. Należ  wydłużyć okres wyłączenia. Od dopuszczenia samochodów  do ruchu są stacje 

diagnostyczne ,a tak będą ludzie wykluczeni z życia. 
Może i dobre rozwiązanie ale opłata powinna być  symboliczna.Tak 10 zł dziennie. Jeśli jakaś grupa spleczna to  znaczy wszyscy.Albo wszyscy albo nikt.

1.6.25 12:44:51
1.6.25 12:44:58 W ogóle nie wprowadzać Całe miasto Urzędnicy winni jeździć tramwajem Nie powinno dotyczyć mieszkańców Niesprawiedliwe W ogóle nie powinno być strefy
1.6.25 12:45:20 Należy się wycofać z tego pomysłu To chodzi o ekologię, czy o biznes? Strefa jest absurdalnym pomysłem 
1.6.25 12:45:27 Nie ma granic Wiele osób ma stare samochody - zakaz wjazdu, dyskryminacja.interia Zniesienie zakazu Ludzie spoza Krakowa dojeżdżają do pracy do Krakowa, więc żadne zakazy nie są możliwe
1.6.25 12:45:38 Strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum  Krakowa Powinny być brane pod uwagę  parametry spalin badane na przeglądzie technicznym a nie rocznik czy norma euro. Male samochody spalają dużo mniej paliwa niż nowoczesne 3 litrowe 

suwy które według normy będą mogły swobodnie się poruszać. Czyli dyskryminowane będą osoby mniej zasobne których nie stać na nowe auto. Żeby ograniczyć ilość spalin w mieście 
należy zmienić organizacje ruchu na krakowskiech ulicach. Przez zwężenia, tworzenie sztucznych wysepek i parkingów na drugich pasach ruchu oraz ścieżek rowerowych na istniejących 
pasach ruch powstają wielkie korki . Samochody w korkach generują najwięcej spalin. 

W 6-8 lat 90 procent starych samochodów samoistnie zostanie wycofanych z ruchu 
przez ich zużycie .

1.6.25 12:45:52 strefa tylko w granicach 1 obwodnicy czyl centrum fizyczny brak miejsc parkingowych dla wszystkich związanych życiowo z miastem powoduje że istnienie strefy jest narzędziem 
dyskryminującym i wprowadzającym nierówności w dostępie do miejsc publicznych jakimi są drogi dla wszystkich obywateli

Każdy sprawny , zarejestrowany , ubezpieczony oraz dopuszczony do ruchu badaniem technicznym pojazd ma prawo poruszać się po drogach publicznych , od sprawdzania niewłaściwych 
poziomów emisji są odpowiednie służby które powinny kontrolować te emisje bez względu na posiadane przez pojazd standardy i eliminować pojazdy zanieczyszczające z ruchu

pojazdy mieszkańców sprawne technicznie nie powinny podlegać żadnym ograniczeniom 
i mieszkańcy nie powinni i nie muszą oczekiwać łaski użytkując pojazdy zgodnie z 
prawem nabytym przy rejestracji

propozycja ta jest przykładem że ustawa o SCT jest tylko próbą narzucenia kolejnych opłat i podatków pod płaszczykiem ekologii Miasto Kraków jak i cała Polska powinna dążyć do tego aby się rozwijać i by jej mieszkańcy , obywatele stając się bogatsi mogli korzystać z 
nowoczesnych i faktycznie sprawnych nowych technologii jakimi są też pojazdy mechaniczne i wtedy żadne ograniczenia nie będą 
potrzebne a ilość starszych pojazdów naturalnie zostanie zmniejszona więc jakikolwiek ich wpływ realny lub zmyślony będzie bardzo nikły i 
nie wpływający znacząco na zanieczyszczenia

1.6.25 12:45:52 Tylko Rynek krakowski. Jak ja dojadę do lekarza POZ lub na zabieg ze Skawiny do Krakowa? Tylko teren Rynku. Całe to wasze SCT jest bezsensu. Duża większość samochodów mogła by mieć w dowodzie spokojnie euro 5 lub 6 ale ma euro przypisane do produkcji niestety. Ja posiadam samochód 
marki Honda (norma euro 4) z instalacją gazową który jest bardziej ekologiczny niż nie jedno wyprodukowane po 2020 roku. Samochody z instalacją gazową powinny spokojnie wjeżdżać 
wszędzie.

Dajcie ludziom pieniądze na nowe auta. To jest nie realne. Bezsensu. Landrover V8 w dieslu rok produkcji 2024 wjedzie bez problemu a starsza toyota z instalacją gazową z małym silnikiem nie wjedzie. Absurd. Samochody z instalacją gazową. 

1.6.25 12:46:08 Tylko ścisłe centrum Dla diesla od 2030 euro 5
1.6.25 12:46:16 Jest OK. Jest OK. Są OK. Jest OK. Uważam, że pomysł jest OK. Musimy myśleć o biznesie i przedsiębiorcach a także transporcie zbiorowym. Propozycja jest OK?
1.6.25 12:46:22 5 lat to zdecydowanie za mało. 10-15 lat. Tak byłoby ok.
1.6.25 12:46:26 Tak SCT jest aktualnie za duża. Ogranicza ona dojazd od kin, teatrów i centrów kultury. W każdym wypadku powinna to być norma Euro4. Starsze auta same usuwają się z rynku poprzez zużycie. Dodatkowo z czasem koszt utrzymania infrastruktury oraz obsługi SCT będzie 

bardzo duży.
Mieszkańców Krakowa nie powinny obowiązywać normy o ile auto zostało 
zarejestrowane do 1 stycznia 2023 roku lub przed zmianą (zaostrzeniem) norm.

Koszt utrzymania infrastruktury do rozliczeń, kar itp będzie wysoki i nie zbilansuje wpływów. Tym bardziej, że cena nie powinna przekroczyć kwoty 1 litra paliwa za wjazd. Powinny nie mieć ograniczeń czasowych i móc wjechać za każdym razem. Dodatkowo SCT powinna być jak najbardziej ograniczona 
terytorialnie i nie obejmować więcej niż kilka ulic w mieści. 

1.6.25 12:46:32  Wszystkie Państwa zaczynają likwidować SCT (np. Niemcy) a Polska jak zwykle wdeptuje w ***** po raz kolejny SCT nie !!!!! na dzisiejsze czasy kryzysu SCT za 5 lat jak zwykle kasa dla radnych będzie na taniec To nie ma nic wspólnego z Ekologią bez SCT  !!!!!!!!!!!!!!!!!
1.6.25 12:47:40 Mieszkańcy Krakowa powinni mieć minimum 15 letni okres przejściowy. Ewidentny sposób na wyciąganie pieniędzy. Nie ma nic wspólnego z ekologią. Za pieniądze jednak można.
1.6.25 12:48:23 Strefa powinna obowiązywać na terenie płyty rynku głównego i nigdzie więcej. Obowiązek spełniony, mieszkańcy nie wykluczeni. jeśli ludzie nie będą mogli jeździć po krakowie, a nawet wjechać do niego to sklepy i firmy będa upadać, kto wam będzie płacił 

podatki? dojazd powinnien być do wszystkich szpitali, urzędów i sklepów.
chore. nowy samochód z silnikiem 5 litrowym przecież nie będzie bardziej ekologiczny od starego fiata z silniekiem 0,6 litra. Wymóg roku produkcji nie jest ekologiczny, jest sztucznym 
napędzaniem kupowania nowych aut i wykluczaniem obywateli.

Powinno być: "nie dotyczy ludzi" Czyli nie chodzi o ekologie, a o pieniądze?

1.6.25 12:48:23 Strefa powinna obowiązywać na terenie płyty rynku głównego i nigdzie więcej. Obowiązek spełniony, mieszkańcy nie wykluczeni. jeśli ludzie nie będą mogli jeździć po krakowie, a nawet wjechać do niego to sklepy i firmy będa upadać, kto wam będzie płacił 
podatki? dojazd powinnien być do wszystkich szpitali, urzędów i sklepów.

chore. nowy samochód z silnikiem 5 litrowym przecież nie będzie bardziej ekologiczny od starego fiata z silniekiem 0,6 litra. Wymóg roku produkcji nie jest ekologiczny, jest sztucznym 
napędzaniem kupowania nowych aut i wykluczaniem obywateli.

Powinno być: "nie dotyczy ludzi" Czyli nie chodzi o ekologie, a o pieniądze?

1.6.25 12:48:45 Nowa strefa dla mieszkańców Krakowa powinna obowiązywać w centrum miasta do alej ronda Mogilskiego i Grzegórzeckiego a dla wszystkich z poza Krakowa na całym terenie miasta tak jak chcecie zrobić i to 
jest kompromis.

Wymogi co do norm euro zaproponowane przez was są dobre ale większość samochodów które nie spełniają norm i kopcą na czarno jest spoza Krakowa z lewym przeglądem np KPR. Za 
takie samochody z gmin ościennych powinno się pierw zabrać. Z tym nic miasto nie robi. Większość ludzi z miasta dba o swoje samochody tak jak ja przechodzą przeglądy wymieniają 
części po to żeby sprawnie i bezpiecznie poruszać się po mieście.

Dla mieszkańców Krakowa nie powinno być żadnych wymogów. zrobic strefę w centrum 
dotycząca mieszkańców i tam zakazać wjeżdżać każdemu a z gmin ościennych ustanowić 
za sct całe miasto

Jak płacą to niech wjeżdżają Nie podoba mi się tak jak już pisałem ograniczania wolności mieszkańcom to się źle skończy. dla Mieszkańców owszem jakieś normy na 
określonym terenie miasta np w centrum reszta nie dotyczy. Adela wjeżdżających do Krakowa sct na całym obszarze.

1.6.25 12:48:48 Uważam, że powinno zaniechać się dalszych prac nad tym projektem i zająć się realnymi problemami Krakowa. Uważam że strefa czystego transportu to zamknięcie Krakowa dla przeciętnego zjadaczy chleba, jedyne kto na tym skorzysta to 
najbogatsi i koncerny motoryzacyjne.

Mieszkańcy Krakowa i Polski powinni móc swobodnie poruszać się po Krakowie i Polsce. 
Każdy płaci takie same podatki za paliwo i energię, każdy powinien mieć takie samo 
prawo wjechać swoim podjazdem na publiczną (utrzymywaną z podatków) drogę 

Jestem przeciwny dzielenia obywateli na lepszych i gorszych (że względu na stan posiadania) i zmuszania biedniejszych do płacenia "podatku od bycia biednym". Apeluję do wszystkich tracących czas 
zajmujących się tym projektem o zajęcie się poważnymi problemami Krakowa, patodeweloperka, braki w policji oraz straży miejskiej, korupcja i trwonienie pieniędzy miejskich (na przykład ławki za 
paręset tysięcy złotych)

SCT nie powinno zostać wprowadzone. Sam fakt rozmów i konsultacji na ten temat jest błędem i stratą czasu.

1.6.25 12:49:37 Uważam, że w ogóle jej nie powinniśmy wprowadzać, a jeśli już to tylko w obrębie Rynku Głównego. W takim wypadku może gminy naookola Krakowa wprowadzą też zakaz wjazdu dla mieszkańców Krakowa, 
żeby było sprawiedliwie.

Uczelnie wszystkie w Krakowie oraz miejsca pracy, które zatrudniają powyżej np.10 osób. Obniżyć normy, np. Euro 4 i 5 Prawo takie samo dla wszystkich, jeśli wprowadzamy takie warunki to dla mieszkańców 
powinny być takie same warunki co dla ludzi przyjezdnych, najczęściej pracujących w 
mieście. W innym wypadku te osoby nie powinny wyjeżdżać poza obszar Krakowa i nie 
zaśmiecać tych obszarów wiejskich .

Czy władze Krakowa wiedzą ile ludzie zarabiają, żeby ich było stać na takie stawki jakie są proponowane? Uważam, że to ograniczenie wolności i możliwości i dostępu do nauki, kultury, itd. dla osób 
biedniejszych 

Powinny być takie same warunki dla wszystkich.

1.6.25 12:49:38 Strefa powinna obejmować tylko dzielnicę Stare Miasto. Samochody wyprodukowane przed 2005 nie powinny wjechać do SCT. To tylko zwykłe wyciągnięcie ręki po pieniądze.
1.6.25 12:50:17 Granica strefy powinna obejmować obszar wewnątrz 3 obwodnicy Krakowa oraz dojazdu do wszystkich Park and Ride. 3 obwodnica jest niepełna, dlatego należy uwzględnić przyszły projekt (trasa Pychowicka, 

Zwierzyniecka) i wskazać obszar. Uważam, że mieszkańcy nie są jeszcze na tyle zamożni, żeby już teraz wprowadzać tak szeroką strefę, a przyjmując granicę 3 obwodnicy, poprawa czystości powietrza i tak 
będzie znaczącą, szczególnie, że mieszkańcy, wiedząc jaki jest kierunek rozwoju SCT i tak będą stopniowo wymieniać samochody na bezemisyjne lub nisko emisyjne.

Wyłączenie powinno dotyczyć wszystkich pojazdów zarejestrowanych przed wejściem w 
życie uchwały bezterminowo. Można spodziewać się, że przy braku możliwości rejestracji 
samochodów nie spełniających norm, tych aktualnie użytkowanych, po pięciu latach 
będzie znikoma ilość, ze względu na ich wiek, nieopłacalności napraw, bez których auto 
nie przejdzie przeglądu, a także chęć do zmiany na nowsze. Osoby mniej majętne lub 
starsze, które będą chciały nadal użytkować swój pojazd po 5 latach, powinny mieć nadal 
taką możliwość, a prawdopodobnie i tak będzie tych osób niewiele.

Nie powinno być takiej możliwości. Dlaczego osoby majętne, które nie liczą się z kosztami, będą faworyzowane? Miastu powinno dbać o równość obywateli. Aby uwzględnić sytuacje losowe należy 
wprowadzić np. możliwość wjazdu jeden, czy dwa razy w roku bez ponoszenia opłat. Jeśli weryfikacja będzie automatyczna na podstawie odczytu tablic rejestracyjnych, to od strony technicznej nie 
powinno być problemu.

1.6.25 12:50:24 Tak. Znieść. Szpital Jana Pawła II, przecież to jest lokalne centrum kardiologii! Park samochodowy odmładza się samoczynnie, nie ma potrzeby warunkowania. 50 lat i problem zostanie rozwiązany. Jak to się ma do Konstytucji i swobody przemieszczania się? Polacy.
1.6.25 12:50:30 Usunąć plany na utworzenie takiej strefy Nie zgadzam się s taką strefą więc pytanie jest bezzasadne Takie podejście jest stosowane przez Parlament Europejski. Niby dużo czasu ale i tak 

zaskoczy i "uwali" wszystkich a urzędnicy powiedzą że to ktoś inny podjął taką decyzję i 
my nic już nie mozemy

Nakładanie dodatkowych podatków zawsze jest głupie Żadnych wyłączeń i żadnych stref.
Te pytania to pytania z rodziny pytań " chcesz mieć odciętą lewą czy prawą nogę ? Masz teraz możliwość odpowiedzi przed podjęciem 
decyzji ale masz jeszcze możliwość chodzenia z protezą przez 5 kolejnych lat. Starsze osoby których jest niewiele mogą korzystać ze swoich 
przywilej do śmierci." 
Coś takiego można wprowadzić jeśli ma sie własną i tania energię jak w chińskich miastach. 
Powodzenia

1.6.25 12:50:43 Nie należy jej wprowadzać. Godzi w podstawowe prawo obywatela czyli prawo własności. Pomysł ten jest kretyński i niebezpieczny.
1.6.25 12:51:21 Strefa czystego transportu powinna obejmować centrum czyli strefę A i B

 Pozostałe strefy powinny być wyłączone z SCT i powinny niedoryczć mieszkańców krakowa
 Wjazd do SCT powinno być zakazane dla samochodów z poza krakowa.

Samochody z EURO 2 powinny być dopuszczone do SCT poza strefą A i B
 Tylko dla mieszkańców krakowa.

Okres dla mieszkańców krakowa powinien wynosić 10 lat. Nie każdy może kupić teraz 
auto spełniające warunki SCT.

Po okresie przejściowym tj 10 lat opłaty takie powinny dotyczyć tylko mieszkańców krakowa ale opłaty te powinny być minimalne lub symboliczne na okres np:1 roku kalendarzowego.

1.6.25 12:52:51 Do likwidacji strefa czystego transportu Do likwidacji strefa czystego transportu Do likwidacji strefa czystego transportu Do likwidacji strefa czystego transportu So likwidacji strefa czystego transportu Do likwidacji strefa czystego transportu 
1.6.25 12:52:52 tylko samo centrum do każdego szpitala powinien być swobodny dojazd powinien być  brany tylko pod uwagę przegląd  ze stacji diagnostycznej i dokument o emisji spalin. i dokument stwierdzający czy samochód jest wyposażony w urządzenia czyszczące 

spaliny , a nie rocznik budowy samochodu. 
krakowianie 5lat szybko minie a potem będziecie też płacić jak nie spełnimy wymogów a morze oto chodziło następna kasa dla miasta ( podatek) a to co tych wszystkich instytucji samochody nie trują .to jest kpina  z nas krakowian.

1.6.25 12:53:06 zwiekszenie miejsc parkingowych bezplatnych do tych placowek Precz ze strefą czystego transportu. Wyjście z Unii Europejskiej 0 lat wszyscy to wszyscy złe brak opłat emeryci , rencisci, krwiodawcy
1.6.25 12:53:33 Uwaga dotyczaca norm spalin . Zwłaszcza w kwestii desli . Ja wiem ze norma Euro 6 jest bardzo restrykcyjna i 55% wieksze obostrzenia poniżej normy Euro 5 . Ale są to znikome ilości. Optuje za 

pozostawieniem na okres pierwszy przejściowy normy Euro 5 np do 3 lat by właściciele mogli zakupić inne auta i mieć czas na wymianę. Nie tylko mieszkańcy Krakowa jeżdżą tego typami aut . Kralow żyje z 
ludzi którzy dojeżdżają ze wszystkich stron do aglomeracji . Propozycja opłat za wjazd wychodzi poza formę równego traktowania wszystkich . Dlaczego mieszkaniec Krakowa może jeździć a już mieszkający 
kilka kilometrów dalej nie ? Dla mnie doprowadzi to do lawinowego rejestrowania starszych samochodów na dziadkowi znajomych ciotki itp tylko po to by auto było na mieszkańca. Nie wiele to zmieni . 

To akurat dobry pomysł byle też nie prowadził do bezsensownego karania i był prawidłowo oznaczony , czytelnie i jasno . Opisałem w punkcie 1 bardzo szeroko . Brak podejścia formy równości. W ramach prawa wszyscy powinni być traktowani rowno 
bez względu na religie rasę wyznanie . To dlaczego SCT ma wprowadzać różnorodność dla 
lepszych i gorszych . Dla zameldowanych . I tu też właśnie zameldowanych bo istotny 
będzie meldunek . Który obecnie nie jest też forma obowiązkowa . Dla mnie bardzo 
dyskusyjne .

Osoby z poza miasta sa zazwyczaj mniej zamożni. I to ma ich jeszcze dodatkowo obciążyć. Nie akceptuje zwłaszcza wysokości opłat bo chcąc jeździć do Krakowa autem 30 dni kwota opłat to 600 zł. 
Za wysoka opłata!!!!

Pojazdy specjalne powinny być zawsze wyłączone z poza ograniczeń strefy . Tak samo pojazdy zabytkowe . Dodatkowo osoby z 
niepełnosprawnością podobnie . 

1.6.25 12:54:21 Należy nie wprowadzać strefy czystego transportu, nie zmieniać istniejącego rozwiązania. Samochody to odsetek zanieczyszczenia, należy przemyśleć zbyt gęsta zabudowę i wycinanie pozostałych, zielonych 
fragmentów naszego miasta. 

Należy nie wprowadzać strefy czystego transportu, nie zmieniać istniejącego rozwiązania. Samochody to odsetek zanieczyszczenia, 
należy przemyśleć zbyt gęsta zabudowę i wycinanie pozostałych, zielonych fragmentów naszego miasta. 

Należy nie wprowadzać strefy czystego transportu, nie zmieniać istniejącego rozwiązania. Samochody to odsetek zanieczyszczenia, należy przemyśleć zbyt gęsta zabudowę i wycinanie 
pozostałych, zielonych fragmentów naszego miasta. 

Należy nie wprowadzać strefy czystego transportu, nie zmieniać istniejącego 
rozwiązania. Samochody to odsetek zanieczyszczenia, należy przemyśleć zbyt gęsta 
zabudowę i wycinanie pozostałych, zielonych fragmentów naszego miasta. 

Należy nie wprowadzać strefy czystego transportu, nie zmieniać istniejącego rozwiązania. Samochody to odsetek zanieczyszczenia, należy przemyśleć zbyt gęsta zabudowę i wycinanie pozostałych, 
zielonych fragmentów naszego miasta. 

Należy nie wprowadzać strefy czystego transportu, nie zmieniać istniejącego rozwiązania. Samochody to odsetek zanieczyszczenia, należy 
przemyśleć zbyt gęsta zabudowę i wycinanie pozostałych, zielonych fragmentów naszego miasta. 

1.6.25 12:54:39 Całkowity brak strefy. Cały Kraków powinien być dostępny. Nie powinno być żadnych wymagań. SCT ogranicza prawo własności i powoduje wykluczenie komunikacyjne.  Inne rozwiązanie: brak SCT. Źle. Nie powinno być SCT. Każdy, kto ma ochotę wjechać do Krakowa swoim samochodem,  powinien mieć takie prawo.
1.6.25 12:55:14 Strefa powinna objąć całe miasto dla wszystkich nawet i mieszkańców już od tego roku.Od dawna o tym było wiadomo każdy miał już czas na zmianę samochodu.Sam znam kilka osób które już wymienimy 

samochody.
Dobre rozwiązanie lecz powinna być pobierana jakaś opłatą przeznaczana chodź by na nowe nasadzenia drzew. Mieszkańcy powinni zostać objęci wymogami tak samo jak i przyjezdni. O planowanej 

strefie wiedzą już od dawna każdy miał czas na zmianę samochodu sam osobiście znam 
kilka osób które już to zrobiły.

Zły pomysł.I w dodatku to wygląda jak przekupstwo!!! Mieszkańcy powinni zostać objęci tak jak i przyjezdni.Pojazdy zabytkowe ok ale z określoną ilością wyjazdów bo za chwilę po Krakowie 
będą jeździć tylko podjazdy zabytkowe i specjalne.A to chyba nie o to chodzi by móc obejść przepisy.

1.6.25 12:55:49 Nie powinno być w ogóle strefy czystego transportu. Jest to ograniczenie wolności obywateli. Jeśli auto przechodzi przegląd rejestracyjny to powinniśmy poruszać się po drogach i wszędzie wjechać do miasta. A potem kolejne zmiany Beznadziejene Podział obywateli na lepszych i gorszych . Chore  paranoja.
1.6.25 12:57:13 SCT należy ograniczyć do ścisłego centrum Krakowa, tj. Stare Miasto, Kazimierz itp. Trasy przelotowe koniecznie powinny być wyłączone z SCT. Samochody o klasie emisji spalin minimum Euro4 powinny bezwzględnie moc wjeżdżać zawsze do strefy. 5 lat to za mało. Wnioskuję o 7 lat.
1.6.25 12:57:27 Nie wyrażam zgody na wprowadzenie uchwały. 

Rada Miasta Krakowa nie przedstawiła żadnych rzetelnych danych odnośnie estymowanej poprawy jakości powietrza po wprowadzeniu strefy, oraz nie ustaliła procesu ewaluacji jakości powietrza w czasie po 
wprowadzeniu strefy. Brak także zapisu odnośnie mierzalnych czynników powodzenia akcji i kroków jakie należy podjać (np. wycofanie strefy czystego transportu) w przypadku ich niespełnienia.  

Dlatego też wprowadzenie strefy rozpatrywać należy jedynie jako kolejne ograniczenie swobód obywatelskich i swoisty zamach na finanse obywateli (po wprowadzeniu strefy płatnego parkowania, która także 
nie rozwiązała problemu, który rzekomo miała rozwiązać), tworząc (polska historia niestety zna już takie przypadki) przywileje jedynie dla wybranych klas społecznych.

Nie wyrażam zgody na wprowadzenie uchwały. 

Rada Miasta Krakowa nie przedstawiła żadnych rzetelnych danych odnośnie estymowanej poprawy jakości powietrza po 
wprowadzeniu strefy, oraz nie ustaliła procesu ewaluacji jakości powietrza w czasie po wprowadzeniu strefy. Brak także zapisu 
odnośnie mierzalnych czynników powodzenia akcji i kroków jakie należy podjać (np. wycofanie strefy czystego transportu) w 
przypadku ich niespełnienia.  

Dlatego też wprowadzenie strefy rozpatrywać należy jedynie jako kolejne ograniczenie swobód obywatelskich i swoisty zamach na 
finanse obywateli (po wprowadzeniu strefy płatnego parkowania, która także nie rozwiązała problemu, który rzekomo miała 
rozwiązać), tworząc (polska historia niestety zna już takie przypadki) przywileje jedynie dla wybranych klas społecznych.

Nie wyrażam zgody na wprowadzenie uchwały. 

Rada Miasta Krakowa nie przedstawiła żadnych rzetelnych danych odnośnie estymowanej poprawy jakości powietrza po wprowadzeniu strefy, oraz nie ustaliła procesu ewaluacji jakości 
powietrza w czasie po wprowadzeniu strefy. Brak także zapisu odnośnie mierzalnych czynników powodzenia akcji i kroków jakie należy podjać (np. wycofanie strefy czystego transportu) 
w przypadku ich niespełnienia.  

Dlatego też wprowadzenie strefy rozpatrywać należy jedynie jako kolejne ograniczenie swobód obywatelskich i swoisty zamach na finanse obywateli (po wprowadzeniu strefy płatnego 
parkowania, która także nie rozwiązała problemu, który rzekomo miała rozwiązać), tworząc (polska historia niestety zna już takie przypadki) przywileje jedynie dla wybranych klas 
społecznych.

Nie wyrażam zgody na wprowadzenie uchwały. 

Rada Miasta Krakowa nie przedstawiła żadnych rzetelnych danych odnośnie 
estymowanej poprawy jakości powietrza po wprowadzeniu strefy, oraz nie ustaliła 
procesu ewaluacji jakości powietrza w czasie po wprowadzeniu strefy. Brak także zapisu 
odnośnie mierzalnych czynników powodzenia akcji i kroków jakie należy podjać (np. 
wycofanie strefy czystego transportu) w przypadku ich niespełnienia.  

Dlatego też wprowadzenie strefy rozpatrywać należy jedynie jako kolejne ograniczenie 
swobód obywatelskich i swoisty zamach na finanse obywateli (po wprowadzeniu strefy 
płatnego parkowania, która także nie rozwiązała problemu, który rzekomo miała 
rozwiązać), tworząc (polska historia niestety zna już takie przypadki) przywileje jedynie 
dla wybranych klas społecznych.

Nie wyrażam zgody na wprowadzenie uchwały. 

Rada Miasta Krakowa nie przedstawiła żadnych rzetelnych danych odnośnie estymowanej poprawy jakości powietrza po wprowadzeniu strefy, oraz nie ustaliła procesu ewaluacji jakości powietrza w 
czasie po wprowadzeniu strefy. Brak także zapisu odnośnie mierzalnych czynników powodzenia akcji i kroków jakie należy podjać (np. wycofanie strefy czystego transportu) w przypadku ich 
niespełnienia.  

Dlatego też wprowadzenie strefy rozpatrywać należy jedynie jako kolejne ograniczenie swobód obywatelskich i swoisty zamach na finanse obywateli (po wprowadzeniu strefy płatnego parkowania, 
która także nie rozwiązała problemu, który rzekomo miała rozwiązać), tworząc (polska historia niestety zna już takie przypadki) przywileje jedynie dla wybranych klas społecznych.

Nie wyrażam zgody na wprowadzenie uchwały. 

Rada Miasta Krakowa nie przedstawiła żadnych rzetelnych danych odnośnie estymowanej poprawy jakości powietrza po wprowadzeniu 
strefy, oraz nie ustaliła procesu ewaluacji jakości powietrza w czasie po wprowadzeniu strefy. Brak także zapisu odnośnie mierzalnych 
czynników powodzenia akcji i kroków jakie należy podjać (np. wycofanie strefy czystego transportu) w przypadku ich niespełnienia.  

Dlatego też wprowadzenie strefy rozpatrywać należy jedynie jako kolejne ograniczenie swobód obywatelskich i swoisty zamach na finanse 
obywateli (kolejny po wprowadzeniu strefy płatnego parkowania, która także nie rozwiązała problemu, który rzekomo miała rozwiązać), 
tworząc  przywileje jedynie dla wybranych klas społecznych (polska historia niestety zna już takie przypadki).

1.6.25 12:58:09 SCT ma dbać o powietrze i zabraniac użytkowania samochodów niespełniających  norm. Wiec absolutnie nie może być mowy o wprowadzaniu możliwości wjechania do miasta za niewielką oplata. To chore!! 
Tylko i wyłącznie całkowity zakaz. 
Jeżeli bardzo lobbujaca grupa naciska. To opłata za godzinę 500 zl. Za dzień 2000zl a mandat  za wjechanie 5000 zl

Od 2025 juz powinna być ustalona norma Euro 3 3 lata ZAKAZ WJAZDU !!! Nie powinny byc uwzględnione pojazdy kościelne
Oraz  samochody należące do organizacji pozarzadowych, których celem statutowym jest działalność naukowa itp. Nagle w Krakowie 
powstanie dodanie w krs takich cyferek ze nagle wszystkie firmy to uczą i dbają o rozwój kultury fizycznej 

1.6.25 12:59:21 Stare Miasto Wszystkie szpitale i przychodnie Nie uważam aby rok produkcji miał znaczenie. Moje auto bez znaczenia jaki ma rocznik ma taki sam silnik Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość jazdy dożywotnio już zakupionymi 
samochodami przechodzącymi badania techniczne.  Od momentu wejścia w życie strefy 
nowy samochód już musi spełniać określone warunki. 

To dobry pomysł ale uważam że 500 zł za miesiąc to za dużo. 250 zł uważam że jest realne do zapłacenia Mieszkańca Krakowa powinni już posiadający auto mieć możliwość jazdy nimi dożywotnio. 

1.6.25 13:00:30 Strefa powinna zostać wprowadzona tylko w ścisłym centrum miasta. Nie należy obejmować strefą całego miasta. Uważam, że ograniczenia nie powinny dotyczyć pojazdów zarejestrowanych przed wprowadzeniem strefy. Nie można ograniczać ruchu pojazdów spełniających wymogi dopuszczenia do 
ruchu. Ograniczenia powinny dotyczyć tylko pojazdów rejestrowanych po raz pierwszy.

Jeżeli uwagi z poprzednich odpowiedzi nie zostaną uwzględnione, to należy wydłużyć ten 
okres co najmniej do 2035 r.

Nie można ograniczać ruchu pojazdów posiadających ważne badania techniczne. Nie można ograniczać ruchu pojazdów posiadających ważne badania techniczne.

1.6.25 13:00:45 Dojazd z A4 do pobliskich osiedli czyli Kurdwanów Piaski Nowe Wola Duchacka
1.6.25 13:01:06 Ścisłe centrum. Sct powinno być objęte tylko centrum Krakowa. Jeśli sct będzie jedynie w centrum miasta euro 4 minimum. Nie mam zdania Kolejny pretekst do sięgnięcia do kieszeni obywateli których nie stać na nowe drogie nieekologiczne elektryki Nie mam zdania. 
1.6.25 13:01:25 Stare centrum miasta Strefa nie powinna być na całe miasto Rozpoczęcie wprowadzania sct od mniej rygorystycznych norm euro dla osób z poza Krakowa Rozpoczęcie od niższych norm euro, nie odrazy od euro 5, lecz od euro 3 i stopniowo 

wyższych 
Negatywnie - po opłacie ekologia nie jest istotna. Nie równe traktowanie społeczeństwa - mieszkańcy okolicznych wsi, zostawiający w Krakowie mnóstwo pieniędzy mają inne zasady niż mieszkańcy. Duże pole do nadużyć, promowania korporacji

1.6.25 13:01:48 Strefą powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum Jak wyzej Zakazem powinny być objęte disle powyżej 20 lat. Pozostałe samochody bez ograniczeń Jest to dyskryminacja i mam nadzieję, że będą się w tej sprawie toczyły sprawy sądowe i 
dojdzie do wypłaty odszkodowań.

Wyłudzanie pieniędzy od kierowców. Jak wyżej 

1.6.25 13:01:54 Strefa czystego transportu to jest ograniczenie praw obywatelskich oraz dyskryminacja. Ponadto z badań wynika że w czasie pandemii gdy ruch uliczny znacząco się zmniejszył poziom zanieczyszczenia 
powietrza w mieście nie uległ zmianie. Więc ograniczenia transportowe nie mają sensu.

W Krakowie nie powinno być ograniczeń transportowych. Należy skutecznie zakazać palenia w piecach węglem, drewnem, śmieciami. Ograniczenie transportu prywatnego utrudni ludziom życie i spowoduje że mieszkańcy zaczną się wyprowadzać z centrum Jest to dyskryminacja dla ludzi przyjezdnych. Jest to wyzysk i skandal. Kolejny podatek nie spowoduje oczyszczenia sie atmosfery. W mieście zrobi się skansen. Ludzie pozbędą się nowszych mniej zanieczyszczających aut na poczet starych dymiących złomów aby tylko 
moc zarejestrować je jako zabytek i jeździć bez ograniczeń.

1.6.25 13:02:00 Mieszkańcy powinni być całkowicie wyłączeni z wymogów SCT. Proszę pomyśleć o 
starszych mieszkańcach ,których nie stać na zmianę samochodu a używają go np. do 
wyjazdu z miasta na działkę. To dla nich jedyny środek transportu dzięki któremu mogą 
uciec od zgiełku miasta , upału czy smogu. Natomiast powinien być stanowczy zakaz 
rejestracji samochodów starszych niż rok produkcji 2018. Jak nie będzie można 
zarejestrować takiego starego samochodu to z biegiem czasu po prostu będzie ich coraz 
mniej. 

To błędne rozwiązanie. Poza tym zakaz wjazdu do miasta starych aut powinien być stanowczo zakazany i kontrolowany bez wyjątków, poza dojazdem do szpitali. 

1.6.25 13:02:20 SCT w ogóle nie powinna istnieć w żadnych granicach. Miasto powinno być całkowicie otwarte w całych jego granicach. Normy przedstawiane nierzadko mijają się z realnymi poziomami wytwarzanych zanieczyszczeń i nie przekładają się na realny stan pojazdów. Chociaż tyle przy planach ubezwłasnowolnienia społeczeństwa. Chociaż tyle przy planach ubezwłasnowolnienia społeczeństwa. Uważam, że skoro są wprowadzane na siłę ustawy kierowane przeciw kierowcom, to chociaż przyzwoitość nakazuje otwarcie furtki na 
poruszanie się samochodami, które np. nie podlegają pod również irracjonalne (w ostatnim czasie zmienione specjalnie) - przepisy o 
samochodach zabytkowych. Co może pozwolić miłośnikom motoryzacji poruszać się ich może i starszymi, ale zadbanymi samochodami. 
Jestem zdecydowanie przeciwny ograniczaniu swobody obywatelskiej w tym temacie i promowaniu osób bardziej majętnych!

1.6.25 13:02:24 Mieszkam 200 metrow od granic miasta Krakowa sprobojcie mnie powstrzymac przed wjazdem do miasta I pomocy mojej 92 letnie mamie.
Zadne auto a z Krakowa nie przekroczy granic mojej gminy.

Jak dowioze zakupy, lub wezme mame do lekarza. Jestem emerytem po miescie przejezdzam moze mniej niz1000 kilometrow miesiecznie.
Jak to sie ma do dwutonowych SUW-ow ktore przejezdzaja miesiecznie 5000 km. Czy ktos to policzyl?

Jak zamkniecie dla mnie Krakow, jak zamkne dla was gmine Zielonki. Pieprz sie. Najblizszy sklep mam 200 metrow od granic Krakowa. 500 metrow od mojego domu.

1.6.25 13:02:29 Patrząc się na standard EURO samochód Mercedes AMG klasa G z silnikiem 4 litry pojemności diesel o mocy 500km spalający 20l na setkę będzie mógł wyjechać do strefy ale Matiz z 
silnikiem 1.0 już bo tak podaje norma spalania. Który z mieszkańców strefy będzie wstanie pozwolić sobie na taki samochód. Strefa ta stanie się strefa dla bogaczy a nie przeciętnego 
obywatela. Powinna być przyjęta inna forma kontroli. Oprócz standardów EURO to jeszcze ograniczenie pojemności silników i ilości CO2.

Mieszkańcy Krakowa mieszkający do stref powinni być albo na stałe zwolnieni z 
obowiązków strefy czystego powietrza albo np. dopłaty do zakupu samochodu 
osobowego spełniającego normy w wysokości 95% kosztów zakupu. Dla osób 
dojeżdżających darmowa komunikacja miejska.

Czyli chodzi o pieniądze a nie czyste powietrze?
Jeżeli zakaz to zakaz.

1.6.25 13:02:36 Strefa nie powinna istnieć, jest niekonstytucyjna i pogwałca prawa obywatelskie Strefa nie powinna zostać ustanowiona Strefa SCT jest niekonstytyucyjna i każdy pojazd powinien móc wjechać do Krakowa Nie powinno Uchwała jest niekonstytucyjna i nie powinna zostać wprowadzona Uchwała o SCT jest niekonstytucyjna i nie powinna zostać wprowadzona
1.6.25 13:03:20 W moim przypadku to jest absurd wprowadzanie strefy czystego transportu w Krakowie.

Mam auto z 2003r benzyna +LPG i niestety EURO 3 i po prostu nie stać mnie na nowy/lub bardziej ekologiczny samochód.
Pracuję w Krakowie i w moim przypadku do pracy mam 70km i nie mam bezpośrednio dojazdu do pracy, a jeśli chciałbym jeździć busami i tramwajami to nie ma opcji żebym zdążył na 6⁰⁰ rano do pracy bo tak 
jeżom busy!!!

A poza tym co to za pomysł ,,zapłacisz to wiedziesz,, tego nie mogę zrozumieć to co mogę wjechać jak zapłacę to jest kiepski pomysł bo tym pomysłem uderzanie w najbiedniejszych!!!

Pojazdy od EURO 3 z LPG mogły jeździć po całej strefie To powinno dotyczyć również te osoby które są zatrudnione w Krakowie umowa o pracę 
i powinno dotyczyć mieszkańców poza granic Krakowa do +30Km

Kiepskie wygląda na to że miasto chce kolejne wpływy pieniężne od najbiedniejszych Powinno to dotyczyć również osoby które są zatrudnione w Krakowie 

1.6.25 13:03:31 To rozwiązanie powinno zostać zmienione. W roku 2030 do Krakowa powinny wjeżdżać 
auta tylko. Z  emisję spalin.euro 7.

Mieszkańcy z autami niespełniającymi normy spalin E 7 powinni wnosić miesięczne opłaty..



1.6.25 13:04:42 Należy ją zmodyfikować. Umożliwienie wjazdu każdym samochodem niezależnie od jego poziomu emisji dla pojazdów spoza Krakowa spowoduje niekontrolowany ruch takich pojazdów po Krakowie pod 
pretekstem przemieszczania się np.do szpitala.

Jestem zdecydowanie przeciwko takim rozwiązaniom. Czyli za pieniądze będzie można kupić sobie ominięcie całej idei Strefy Czystego Transportu.

1.6.25 13:04:58 Należy umożliwić dojazd do szpitali i placówek specjalistycznych. Np w sytuacjach zagrożenia życia ludzie będą próbować dowieźć swoich bliskich jak najszybciej a później mieliby zostać za to ukarani? W Polsce 
mamy za mało karetek więc trzeba umożliwić dowóz osób zagrożonych na własną rękę

Wcześniejszy projekt ustawy był lepszy. Ostre wprowadzenie wymagań już za pół roku pozbawi Kraków ekip remontowych, hydraulików, elektryków itd. wszyscy są oburzeni i będą 
bojkotować zlecenia zamiast płacić dodatkowo za dojazd. 
Poza tym przywoływana jest emisja NOx, a tlenki azotu powstają w warunkach o wyższej temperaturze i wyższym ciśnieniu które są osiągane właśnie w nowszych autach i przez to 
nowsze auta mają wyższą sprawność i mniejsze spalanie. Tlenki azotu biorą się z powietrza wykorzystanego do spalania a nie z paliwa. Więc ludzie są wprowadzani w błąd.

Sprawi to, że Kraków będzie bojkotowany przez pracowników remontowych i budowlanych co będzie skutkowało wzrostem cen usług np hydraulików

1.6.25 13:05:24 Czy 5 litrowy silnik euro 5 wytwarza mniej szkodliwych związków niż 1 litrowy silnik euro 4? Jeżeli chcecie poprawić jakość powietrza musicie to uwzględnić inaczej uderzacie w 
najbiedniejszych jednocześnie faworyzując bogatych (siebie?).

1.6.25 13:06:07 W........  z ta propozycją do Berlina W....... z ta propozycją do Berlina do jasnej ch... czy w tym kraju ludzie nie mogą jakoś spokojnie żyć tak jak chcą tylko ciągłe mącenie  i 
myślenie jakby tu ludziom dowalić i utrudnić zycie  

Diesel od Euro 5 powinien być albo od Euro 4 co najmniej jeszcze przez 10 lat no chyba ze ludzi których nie stać na lepszy samochód  to ma się po prostu w nosie. A czy ktoś wziął pod uwagę Rolników którzy korzystają z samochodów dostawczych i 
żyją ze sprzedaży  produktów na Rybitwach , to czym maja wozić towar jeśli ich nie stać 
na lepszy samochód maja iść z dnia na dzień z torbami. czy nie można by wyłączyć 
Rolników  z tej chorej propozycji 

Co to ma niby być czy to jest jakaś kpina z ludzi  czy ktoś kto składa tego typu propozycję dobrze się czuje ? . czyli  co mogę sobie kopcić ile tylko chcę  nawet 30 letnim grate wystarczy ze tylko 
zapłacę i juz jest wszystko ok ekologia nie ma znaczenia wazne ze kasa się zgadza , tak ma to wygłądać ?

Rolnicy powinni byc wyłaczeni ze strefy powinni miec umozliwiony dojazd do targowisk i mozliwość sprzedaży swoich produktów 

1.6.25 13:08:39 Strefa wokół plant krakowskich Miejsca zamieszkania rodziny tj. Grzegórzki, wola duchacka, Kurdwanów, Rondo mateczny , ul. Wadowicka, Zakopiańska, A4, wielicka Za wysokie standardy Urodzonych w Krakowie a mieszkających poza Krakowem Błędne Samochody urodzonych w Krakowie 
1.6.25 13:10:59 Maksymalnie do 2 obwodnicy miasta. Przygotowanie bezpłatnego parkingu park and ride w Bronowicach, koło stacji kolejowej Kraków Bronowice; szpital Narutowicza, Jana 

Pawła. 
Po pierwsze okres wyłączenia powinien trwać tak długo aż miasto Kraków znajdzie 
finanse aby dofinansować (np. 30%, zniżka ubezpieczenia) zakup nowych aut dla 
wszystkich użytkowników strefy obarczonej nowym wymogiem sct. Plus okres powinien 
być wydłużony do momentu aż Miasto Kraków wzmocni infrastrukturę krytyczną i 
miejsca doładować aut elektrycznych. Póki co miejsca doładować głównie finansowane 
są przez prywatne podmioty....hotele, supermarkety.

Aha czyli nie chodzi o środowisko a o pieniądze. Klasyczne podejście polityków, włodarzy miast i gmin. 
Jeżeli tak to na co zostaną przeznaczone 'wniesione opłaty'?  Każdy użytkownik powinien zostać szczegółowo poinformowany już na etapie planowania, gdzie następnie trafi jego 2,50, 5 i 500 PLN. 
Póki co takiego planu/informacji/analizy finansowej nie widzę....

Mieszkańcy okolicznych miejscowości, którzy w Krakowie pracują a nie stać ich na wymianę auta, STUDENCI, osoby w trudnej sytuacji 
rodzinnej, emeryci z najniższą krajową.

1.6.25 13:11:54 Obecna propozycja granic jest bardzo dobra. Oddałbym możliwość dojazdu do targowiska na Rybitwach oraz szpitala na Prokocimiu, ale po rejestracji przez internet Giełda warzywna na Rybitwach Wydaje mi się że dla Diesli też można dać EURO5, nie wyjaśniono mi dobrze czemu dla diesla dano wyższy limit Dobre Dobre 
1.6.25 13:12:44 Większość firm budowlanych prowadzących działalność na terenie Krakowa pochodzi z poza Krakowa lub zatrudnia pracowników nie 

będących mieszkańcami Krakowa. Ta gałąź gospodarki wymaga wykorzystania aut dostawczych i ciężarowych.  Wprowadzenia SCT 
spowoduje znaczny wzrost cen (już i tak drogich) usług budowlanych na terenie Krakowa. Uważam, że pojazdy zarejestrowane na firmy 
świadczące usługi budowlane na terenie Krakowa również powinny skorzystać z 5 letniego okresu wyłączenia, tak jak mieszkańcy.

1.6.25 13:13:38 Zamknięciem wjazdu dla aut nie spełniających normy SCT powinno być ścisłe centrum z wyłączeniem dróg dojazdowych do dworca głównego PKP. Benzyna/gaz euro3, sama benzyna euro4, diesel euro 5 Mieszkańcy Krakowa  powinni móc poruszać się autami niespełniającym i norm 
bezterminowo. Warunek auto nabyte przed dniem wprowadzającym SCT

I co ? Nagle auto po opłacie myta spełnia warunki SCT i jest ekologiczne? Bez sensu, albo wszyscy, albo nikt. Mieszkańcy Krakowa bezterminowo.

1.6.25 13:14:21 Wokół Rynku w Krakowie postawić mur z pleksi na kilka kilometrów w górę, żeby to zanieczyszczone powietrze spoza strefy nie mieszało się z czystym (bo przecież powietrze nie ma granic)!! NIE dla sct!!!!! NIE dla sct!!! To haracz i dyskryminacja!! Jeśli auto przeszło pozytywnie przegląd to mam prawo jeździć nim, gdzie chcę!! Niektóre nowe auta palą jak smoki ale im wolno wjechać bo mają "odpowiedni" rok produkcji!?!? NIE dla 
sct!!!!!!

Mieszkańcy spoza Krakowa, którzy np. pracują w Krakowie to gorszy "sort"? NIE dla 
sct!!!!!!!

Jak zapłacisz to możesz wjechać!? To się nazywa haracz!!!!!! NIE dla sct!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!! Powietrze nie ma granic!! Auta z instalacją LPG też kopcą!?!? NIE dla sct!!!!!!!!

1.6.25 13:15:00 Dla przyjezdnych nie spełniających norm strefy powinien być zakaz wjazdu, opłata za emisje jest zbyt niska aby zmotywować do skorzystania z komunikacji miejskiej. jeśli zostanie powinna być droższa od 
biletu komunikacji miejskiej, tak by opłacało się przesiąść na komunikację miejską

powinien zostać skrócony do 3 lat Nie powinno być takiej możliwości. Obawiam się, że kierowcy będą płacić opłatę i SCT nie przyczyni się to do poprawy powietrza.

1.6.25 13:15:15 Brak. Dosyć terroru *********. Tak, miasto powinno być dostępne dla wszystkich, nie tylko dla *********. Wprowadzić absolutny zakaz poruszania się jakimkolwiek autem dla urzędników, w szczególności prezydenta miasta. Niech ******** poczują czym pachnie to co chcą narzucić innym. "Kopniemy was w **** nie teraz, ale później. Co wy na to? Cieszycie się?" - ********. Czyli wszystko jest ekologiczne i ok po uiszczeniu dodatkowej opłaty? Wprowadzamy podział społeczeństwa na ubogich i *********. Tak, mieszkańcy i kierowcy powinni być zwolnieni z tego absurdu. 

******** mogą być nim objęte po dziesięciokroć.
1.6.25 13:16:10 Stare Miasto, Kleparz, Kazimierz Dojazd do lotniska Kraków-Balica Benzyna Euro 2, LPG bez ograniczeń, Diesel Euro 3 Powinni zostać całkowicie zwolnieni z SCT. Brak limitów dla mieszkańców Tak, ale to nonsens i nie ma to nic wspólnego z ekologią Pojazdy osób niepełnosprawnych
1.6.25 13:16:17 Czy po oddaniu pełnej obwodnicy nie dalo by sie zrobić wyłączenia ze strefy dla dojazdu do szpitala Rydygiera (najlepiej z wjazdem od 

Okulickiego) ? 
Jest ok. Natomiast, o ile jest formalnie możliwe, wprowadziłbym te udogodnienia dla 
pojazdów ZAREJESTROWANYCH w krakowie (KR oraz KK) - może by to uprościło 
weryfikowalność.

Sensu to nie m, ale w uchaele jest z tego co rozumiemi okres przejściowy 3 lata, wiec ok. Pojazdy należące do krakowian, powinny być, jak poprzednio pisałem, ograniczone do pojazdów ZAREJESTROWANYCH w Krakowie.

1.6.25 13:16:40 Stare miasto oraz Śródmieście inne części miasta jak Bieżanów Borek Fałęcki innym gdzie znajduje się dużo zakładów pracy do których dojeżdżają osoby poza miasta powinny mieć możliwość to jedź lub 
zmiany opłaty emisyjnej za wjazd do Krakowa

Zakłady pracy uważam że zakłady pracy umieszczone poza ścisłym centrum miasta powinni pracownicy mieć możliwość do jazdy do 
pracy z własnego przykładu pracuje w krakowskiej firmie która prowadzi różne budowy na obszarze całego kraju wjeżdżając do 
Krakowa musiałbym zapłacić 500 zł emisyjnego a auto będzie jechało tylko załóżmy w granicach miasta 30 minut zostawiam 
samochód na parkingu we firmie na dwa tygodnie przyjeżdżam po dwóch tygodniach wyjeżdżam z Krakowa to jest ponownie 30 
minut jazdy po weekendzie znowu przyjeżdża i za ledwie dwie godziny jazdy musiałbym opłacić 500 zł emisyjnego

Dla benzyny euro 3 dla Diesla euro 5 powodów jest ekonomia za samochody spełniające w proponowanym przejdzie ale wiekowy są to auta niejednokrotnie wykraczający poza 
możliwości zakupu takiego samochodu a nie tylko musimy zmieniać samochody a jak je również piece i inne rzeczy które określa zielony ład

Jestem mieszkańcem podkrakowskiej gminy dojeżdżam do Krakowa okolice bieżanowa do swojej zakładu pracy zostawiam samochód na dwa tygodnie i wyjeżdżam w delegację i moim zdaniem 
płacić 500 zł za to że i moje auto jest w strefie czystego powietrza ale nie jeździ stoi i nie emituje żadnych spalin

.

Powinny być dopuszczone auta moim zdaniem euro 3 euro 5 benzyna i diesel z powodu tego że auto zabytkowe może wjechać te auta są 
niedużą młodsze nieraz od tych aut zabytkowych

1.6.25 13:16:48 Proponuje brak! Strefy Powinni być otwarte całe miasto! Nie powinien być brany pod uwagę rocznik samochodu bo stare auta o małych silnikach emitują mniej zanieczyszczeń niż nowe suwy. Bezterminowe wyłączenie! Proponuję brak strefy! Wszystkie pojazdy powinny być dopuszczone do ruchu bez żadnych ograniczeń
1.6.25 13:17:22 Powinna być możliwość dojazdu do parkingów park&ride, pętli autobusowych/tramwajowych lub przystankow przy głownych 

arteriach wlotowych do miasta ( ulice takie jak wielicka, zakopiańska, igołomska, christo botewa, opolska, etc). Komunkiacja zbiorowa 
powinna zostać rozszerzona o dojazd to granic stemrefy w ramach rozsądku ( wydluzyc zasieg niektorych lini tramwajowych 
autobusowych) obecnie przejazd z przedmiesc do centrum wymaga minimum 2 przesiadek 

To niesprawiedliwe - jako mieszkaniec gminy ościennej czuje sie poszkodowany moje 
podatki też trafiają do na utrzymanie krakowskich dróg dlaczego ktoś kto mieszka w 
krakowie może smrodzić a ktoś kto nie mieszka w granicach miasta ale w nim pracuje 
uczy sie i poprostu po części żyje - ze względu na jego bliskość ma być nierówno 
traktowany

Niesprawiedliwe rozwiązanie - podatki mieszkancow gmin osciennych rownież trafiają do budżetu Krakowa ( może nie bezpośrednio ale jednak)

1.6.25 13:18:54 Nie powinna wychodzić poza obszar rynku glownego Proszę dopłacić mieszkańcom do nowych samochodow 15 lat 100-150zl to byłaby odpowiednia kwota. Chcecie napchać kasę do budżetu wiedząc jak duża liczba osób dojeżdża do pracy spoza krakowa Ahh wy dobrodzieje 
1.6.25 13:19:42 Należy jawnie zaprezentować wszystkie opinie zebrane od mieszkańców wraz z komentarze że strony władz miasta Parki, stadiony, błonia Powinno to być wydłużone do lat 8 Albo dbamy o środowisko albo zarabiamy na wniesionych opłatach. Zastanówcie sie
1.6.25 13:20:09 Jestem przeciw wprowadzeniu/ rozszerzeniu SCT Jestem przeciw wprowadzeniu/ rozszerzeniu SCT Może należałoby zastanowić się nad poprawą płynności ruchu. Nawet południowa obwodnica się korkuje a kierowcy zmuszeni są do ciągłego zwalniania, zatrzymywania i ponownego 

ruszania. Może warto wrócić do XXwiecznej idei "zielonej fali"
Wyłączenie powinno także dotyczyć mieszkańców gmin ościennych pracujących w 
Krakowie 

Negatywnie Pojazdy mieszkańców gmin ościennych, których właściciele pracują w Krakowie 

1.6.25 13:20:15 Brak strefy czystego transportu 
1.6.25 13:23:10 Proponuję brak strefy! Całe miasto powinno być otwarte dla samochodów! Bzdura nowe Suwy o dużych pojemnościach silnika emitują więcej spalin niż stare auta o mniejszych silnikach nie spełniające waszych norm Zwolnienie bezterminowe Bzdura. Ludzie potrzebują wjechać do miasta żeby załatwić wiele potrzebnych sprawmy nie można zamykać miasta dla przyjezdnych i robić skansenu. Miasto powinno żyć! Nie potrzeba žżadnych wyłączeń ,jedynie rezygnacja ze strefy. 
1.6.25 13:23:17 Jestem za
1.6.25 13:25:50 Umozliwienie dojazdu do wszystmich parkingow P+R przy petlach tramwajowych. A dojazd na klinimki przy Kopernika albo innych 

szpitali, np przy Focha albo Pradnickiej albo KCR?
Rok 2010 dla diesli  Naruszenie konstutucyjnego prawa do rownosci. Czy pojazd mieszkanca mniej 

zanieczyszcza miasto? Zasady powinny byc jednakowe.
Czyli wcale nie chodzi o ekologie a o podreperowanie budzetu. Po co udawac ze to .a byc sct. Moze wprowadzic oplate wjazdowa do poszczegolnych stref ale.dla kazdego. Przede wszystkim rownosc wobec prawa dla kazdego obywatela. Zreszta zostawcie jak jest to znowu sad odrzuci sct jak poprzednio z tego 

powodu.
1.6.25 13:25:53 Umozliwienie dojazdu do wszystmich parkingow P+R przy petlach tramwajowych. A dojazd na klinimki przy Kopernika albo innych 

szpitali, np przy Focha albo Pradnickiej albo KCR?
Rok 2010 dla diesli  Naruszenie konstutucyjnego prawa do rownosci. Czy pojazd mieszkanca mniej 

zanieczyszcza miasto? Zasady powinny byc jednakowe.
Czyli wcale nie chodzi o ekologie a o podreperowanie budzetu. Po co udawac ze to .a byc sct. Moze wprowadzic oplate wjazdowa do poszczegolnych stref ale.dla kazdego. Przede wszystkim rownosc wobec prawa dla kazdego obywatela. Zreszta zostawcie jak jest to znowu sad odrzuci sct jak poprzednio z tego 

powodu.
1.6.25 13:25:54 Umozliwienie dojazdu do wszystmich parkingow P+R przy petlach tramwajowych. A dojazd na klinimki przy Kopernika albo innych 

szpitali, np przy Focha albo Pradnickiej albo KCR?
Rok 2010 dla diesli  Naruszenie konstutucyjnego prawa do rownosci. Czy pojazd mieszkanca mniej 

zanieczyszcza miasto? Zasady powinny byc jednakowe.
Czyli wcale nie chodzi o ekologie a o podreperowanie budzetu. Po co udawac ze to .a byc sct. Moze wprowadzic oplate wjazdowa do poszczegolnych stref ale.dla kazdego. Przede wszystkim rownosc wobec prawa dla kazdego obywatela. Zreszta zostawcie jak jest to znowu sad odrzuci sct jak poprzednio z tego 

powodu.
1.6.25 13:25:55 Umozliwienie dojazdu do wszystmich parkingow P+R przy petlach tramwajowych. A dojazd na klinimki przy Kopernika albo innych 

szpitali, np przy Focha albo Pradnickiej albo KCR?
Rok 2010 dla diesli  Naruszenie konstutucyjnego prawa do rownosci. Czy pojazd mieszkanca mniej 

zanieczyszcza miasto? Zasady powinny byc jednakowe.
Czyli wcale nie chodzi o ekologie a o podreperowanie budzetu. Po co udawac ze to .a byc sct. Moze wprowadzic oplate wjazdowa do poszczegolnych stref ale.dla kazdego. Przede wszystkim rownosc wobec prawa dla kazdego obywatela. Zreszta zostawcie jak jest to znowu sad odrzuci sct jak poprzednio z tego 

powodu.
1.6.25 13:25:56 TAK CAŁY KRAKÓW POWINIEN BYĆ DOSTĘPNY NIE ROK PRODUKCJI, UROONA NORMA  A POZIOM EMISJI SPALIN POWINIEN DECYDOWAĆ AUTA JUŻ ZAREJESTROWANE, POWINNY MIEĆ "DOZGONNE" PRZYZWOLENIE, BEZ 

WZGLĘDU NAWET NA ZMIANĘ WŁAŚCICIELE, JEŻELI TYLKO WSZYSTKO OK JEST Z EMISJĄ 
SPALIN 

NIE. OGRANICZYŁBYM NATOMIAST POZWOLENIE NA WJAZD DO ŚCISŁEGO CENTRUM DLA MIEJSKICH URZĘDNIKÓW I ICH ODZIN. PŁATNE PARKOWANIE, JAK DLA KAŻDEGO MIESZKAŃCA. 

1.6.25 13:26:08 Umozliwienie dojazdu do wszystmich parkingow P+R przy petlach tramwajowych. A dojazd na klinimki przy Kopernika albo innych 
szpitali, np przy Focha albo Pradnickiej albo KCR?

Rok 2010 dla diesli  Naruszenie konstutucyjnego prawa do rownosci. Czy pojazd mieszkanca mniej 
zanieczyszcza miasto? Zasady powinny byc jednakowe.

Czyli wcale nie chodzi o ekologie a o podreperowanie budzetu. Po co udawac ze to .a byc sct. Moze wprowadzic oplate wjazdowa do poszczegolnych stref ale.dla kazdego. Przede wszystkim rownosc wobec prawa dla kazdego obywatela. Zreszta zostawcie jak jest to znowu sad odrzuci sct jak poprzednio z tego 
powodu.

1.6.25 13:26:09 Umozliwienie dojazdu do wszystmich parkingow P+R przy petlach tramwajowych. A dojazd na klinimki przy Kopernika albo innych 
szpitali, np przy Focha albo Pradnickiej albo KCR?

Rok 2010 dla diesli  Naruszenie konstutucyjnego prawa do rownosci. Czy pojazd mieszkanca mniej 
zanieczyszcza miasto? Zasady powinny byc jednakowe.

Czyli wcale nie chodzi o ekologie a o podreperowanie budzetu. Po co udawac ze to .a byc sct. Moze wprowadzic oplate wjazdowa do poszczegolnych stref ale.dla kazdego. Przede wszystkim rownosc wobec prawa dla kazdego obywatela. Zreszta zostawcie jak jest to znowu sad odrzuci sct jak poprzednio z tego 
powodu.

1.6.25 13:26:31 Najlepiej aby wszyscy jeździli rowerami, bo dziś promujecie tylko zamożnych.Hipokryzja.
1.6.25 13:26:42 Strefa czystego transportu powinna objąć obszar centrum miasta, oraz strefy parkowania A,B Powinien być dostęp do każdego miejsca z wyłączeniem obszaru Strefy parkowania A, B, C Odnośnikiem czy dany pojazd może wjechać do SCT powinien być stan techniczny pojazdu. Taka opinia powinna być wydana terminowo przez SKP. Nie zgadzam się z projektem wyłączenia mieszkańców na 5 lat, ponieważ mieszkam 1 km 

od granicy Krakowa i oddycham tym samym powietrzem co oni. To jest dyskryminacja.
Na jakiej podstawie są ustalone wysokości opłat? Zgadzam się na takie rozwiązanie pod warunkiem, że SCT będzie zawierała się w obszarze strefy parkowania ABC

1.6.25 13:27:10 Ograniczyc do 1 lub 2 obwodnicy Umozliwienie dojazdu do wszystmich parkingow P+R przy petlach tramwajowych. A dojazd na klinimki przy Kopernika albo innych 
szpitali, np przy Focha albo Pradnickiej albo KCR?

Rok 2010 dla diesli  Naruszenie konstutucyjnego prawa do rownosci. Czy pojazd mieszkanca mniej 
zanieczyszcza miasto? Zasady powinny byc jednakowe.

Czyli wcale nie chodzi o ekologie a o podreperowanie budzetu. Po co udawac ze to .a byc sct. Moze wprowadzic oplate wjazdowa do poszczegolnych stref ale.dla kazdego. Przede wszystkim rownosc wobec prawa dla kazdego obywatela. Zreszta zostawcie jak jest to znowu sad odrzuci sct jak poprzednio z tego 
powodu.

1.6.25 13:27:14 Ograniczyc do 1 lub 2 obwodnicy Umozliwienie dojazdu do wszystmich parkingow P+R przy petlach tramwajowych. A dojazd na klinimki przy Kopernika albo innych 
szpitali, np przy Focha albo Pradnickiej albo KCR?

Rok 2010 dla diesli  Naruszenie konstutucyjnego prawa do rownosci. Czy pojazd mieszkanca mniej 
zanieczyszcza miasto? Zasady powinny byc jednakowe.

Czyli wcale nie chodzi o ekologie a o podreperowanie budzetu. Po co udawac ze to .a byc sct. Moze wprowadzic oplate wjazdowa do poszczegolnych stref ale.dla kazdego. Przede wszystkim rownosc wobec prawa dla kazdego obywatela. Zreszta zostawcie jak jest to znowu sad odrzuci sct jak poprzednio z tego 
powodu.

1.6.25 13:27:23 Ograniczyc do 1 lub 2 obwodnicy Umozliwienie dojazdu do wszystmich parkingow P+R przy petlach tramwajowych. A dojazd na klinimki przy Kopernika albo innych 
szpitali, np przy Focha albo Pradnickiej albo KCR?

Rok 2010 dla diesli  Naruszenie konstutucyjnego prawa do rownosci. Czy pojazd mieszkanca mniej 
zanieczyszcza miasto? Zasady powinny byc jednakowe.

Czyli wcale nie chodzi o ekologie a o podreperowanie budzetu. Po co udawac ze to .a byc sct. Moze wprowadzic oplate wjazdowa do poszczegolnych stref ale.dla kazdego. Przede wszystkim rownosc wobec prawa dla kazdego obywatela. Zreszta zostawcie jak jest to znowu sad odrzuci sct jak poprzednio z tego 
powodu.

1.6.25 13:28:49 Strefa czystego transportu powinna się ograniczyć do centrum miasta i Kazimierza. Granica powinna przebiegać w sposób który pozwoli tę część objechać trasami dwupasmowymi. Tym samym od północy 
skrzyżowanie Alei 29 listopada i Wita Stwosza to powinien być początek strefy, te ulice byłyby jej granicami. Jadąc na wschód ul. Wita Stwosza do Ronda Mogilskiego, następnie Aleja Powstania Warszawskiego 
do Ronda Grzegórzeckiego, ul. Kotlarska i ul. Klimeckiego do Estakady Jacka Kaczmarskiego. Tutaj powinna być południowa granica strefy, idąca na zachód ul. Nowochucką i Aleją Powstańców Śląskich do zjazdu 
na ul. Generała Henryka Kamieńskiego, dalej do Ronda Matecznego. Wschodnia część granicy to ulice Marii Konopnickiej, aleja Mickiewicza i aleja Słowackiego.

Wszystkie parkingi Park and Ride powinny być dostępne do dojazdu i parkowania kierowcom którzy nie mogą wjechać do strefy. 
Granica strefy nie powinna ich więc obejmować.

Gdyby strefa ograniczała się do rejonu Rynku Głównego i Kazimierza to zaproponowane standardy emisji są w porządku. Uważam że byłoby to w porządku w święta narodowe kiedy ruch jest mniejszy. Opłata mogłaby być dzienna.

1.6.25 13:29:01 Dla pojazdów z silnikiem diesla powinna obowiązywać minimum norma EURO 5. Dla mieszkańców Krakowaokres wyłączenia spod wymogów SCT powinien wynosić 8 lat Opłata dzienna wystarczy
1.6.25 13:29:28 Nie dla oplat i dla strefy czystego transportu!!! Od oplat powietrze nie stanie się czystsze! Hipokryzja. Jak zapłacisz nie kopcisz. Co za absurd! Nikt nie powinien być ograniczany. Ludzie nie mają pieniędzy na nowsze samochody! Nie dla jakich kolwiek oplat pod pozorem ekologizmu! Nie ma na to mojej zgody. 

Pod pozorem ekologizmu chcecie wyrwać tylko pieniądze od ludzi! Nie pozdrawiam
1.6.25 13:29:57 Strefę należy zlikwidować lub ograniczyć np. do obszaru rynku głównego. Ważny jest cały Kraków. Samochody powinny mieć możliwość wjazdu do miasta przez cały okres eksploatacji, pod warunkiem niepogorszonego stanu technicznego dot. emisji spalin. Problemem nie są mityczne 

"stare diesle" tylko samochody zużyte i niezadbane, kilkakrotnie przekraczające normy emisji w stosunku do czasu gdy były nowe. Samochód to nie skarpetki które można wyrzucić bez 
sentymentu, lecz obiekt o długim okresie użytkowania. Kupno najbardziej ekologicznego modelu jaki ówcześnie był dostępny na rynku nie może być karane zakazem wjazdu, jeśli tylko 
jest utrzymany w stanie niepogorszonym. Próba wprowadzenia strefy jest idiotycznym obejściem problemu lewych przeglądów pojazdów.

Sct w takiej formie w ogóle nie ma sensu i powinna być zlikwidowana. Jak zawsze potwierdza się, że urzędowi chodzi tylko o pieniądze mieszkańców. Grupa zwolniona: osoby zamieszkujące w Polsce.

1.6.25 13:30:36 Stare Miasto + Kazimierz Obszary Kultury i Oświaty powinny również dostępne dla osób uboższych których nie stać na nowsze auto auta wyprodukowane od 2000 roku mały by prawo wjechać do SCT. wiele osób mieszkających poza Krakowem to osoby pracujące w Krakowie. 
Niejednokrotnie zdecydowały się na taki krok z uwagi na bardzo wysokie ceny 
nieruchomości w mieście Krakowie. Osoby zatrudnione w Krakowie powinny również jak 
mieszkańcy mieć taką możliwość. 

Takie rozwiązanie pokazuje że miasto przekłada zarobek nad zdrowiem mieszkańców, bo za taki cel m.in. był zamysł powstania strefy czystego transportu. Takie odpłatne rozwiązanie stawia 
powstanie tej strefy pod dużym znakiem zapytania. 

wiele osób mieszkających poza Krakowem to osoby pracujące w Krakowie. Niejednokrotnie zdecydowały się na taki krok z uwagi na bardzo 
wysokie ceny nieruchomości w mieście Krakowie. Osoby zatrudnione w Krakowie powinny również jak mieszkańcy mieć taką możliwość. 

1.6.25 13:33:08 Działania w kierunku wprowadzania kolejnych ograniczeń to jedynie działania pozorowane, które utrudniają życie mieszkańców, podczas, gdy prawdziwe przyczyny złej jakości powietrza leżą gdzie indziej. 
Żadne bzdurne masowe ograniczenia nie poprawią w sposób znaczący jakości powietrza. Pokazała to już całkowita porażka stref płatnego parkowania. Problem z parkowaniem i ruchem w Centrum nie 
zmniejszył się ani o jotę, do Krakowa nadal wjeżdża co dzień gigantyczna ilość samochodów, a jedyny efekt wprowadzenia Stref to ogromne utrudnienia i koszty dla mieszkańców - klasyczny przykład 
nieskutecznego rozwiązania służącego jedynie wyciąganiu pieniędzy z kieszeni ludzi. Parkingi P&R powstają w ślimaczym tempie, nadal właściwie ich nie ma, bo kilka symbolicznych sztuk to kropla w stosunku 
do potrzeb, a za tyle lat pobierania opłat ze Stref z całą pewnością można było stworzyć ich znacznie więcej, co jedynie dowodzi, jaką bujdą są  opowieści, jak to Strefy miały służyć rozwiązaniu problemów z 
nadmierną ilością aut wjeżdżających do Krakowa. W realu jedynie "ukarano" mieszkańców Krakowa, którym Strefy niby miały służyć. Teraz kolejne bzdurne ograniczenia uderzające przede wszystkim w 
mieszkańców - strefa czystego transportu. Jeśli ktoś chciałby rzeczywiście SKUTECZNIE rozwiązać problem jakości powietrza w Krakowie, to wystarczy kilka prostych ruchów, które za tyle lat ile toczą się czcze 
dyskusje można było zrealizować już wiele razy. W przeciwnym razie to tylko kolejne bicie piany, którego koszty wielokrotnie przekraczają mizerne skutki:
1. Zezwolenia na budowy - zabudowuje się kolejne tereny w mieście, w tym w ścisłym centrum, utrudniając wentylację, zmniejszając tereny zielone (wymogi dla developerów dotyczące relacji powierzchni 
zielonej do zabudowanej to czysta fikcja), dodatkowo wprowadza się kolejne tysiące aut w już i tak zagęszczone rejony, których wąskie ulice nie są w stanie przejąć, co prowadzi do korków i żadne strefy 
płatnego parkowania ani jakieś bzdury o strefach czystego transportu nie zmienią;
2. Brak wymogu, aby w nowo budowanych budynkach mieszkalnych i biurowych powierzchnia parkingowa była odpowiedniej wielkości (2 stanowiska na mieszkanie to obecnie powinien być standard) i 
WLICZONA w cenę mieszkania - innymi słowy brak możliwości zakupu mieszkania bez stanowisk parkingowych;
3. W trakcie budowy - dopuszczenie użycia betoniarek WYŁĄCZNIE z elektrycznym napędem gruszki (obecnie betoniarki potrafią godzinami stać na pracujących dieselach w oczekiwaniu na rozładunek); 
4. Liczne parkingi P&R;
5. Dużo wyższe opłaty za strefy parkowania dla aut wjeżdżających spoza Krakowa (w tym także aut z aglomeracji, osób nie zamieszkałych w samym Krakowie);
6. Kontrola transportu prywatnego - niektóre złomy, busy obsługujące linie z i do Krakowa pozostawiają za sobą chmury gęstego dymu;
7. Kontrola pojazdów napędzanych dieslami pod kątem często brakujących filtrów (znana praktyka);
8. Wyprowadzenie ruchu tranzytowego z Krakowa;
9. Zaprzestanie likwidacji terenów zielonych w Krakowie, wycinek drzew (np. zabudowy skwerów, parków, irracjonalnego wobec klimatycznej histerii tworzenia gołych betonowych placów w rodzaju Skweru 
Wolnej Ukrainy na części pl. Biskupiego - i nie mydlmy sobie oczu czczą gadaniną na temat ile sztuk drzew posadzono w miejsce drzew wyciętych, bo kilka drzew dosadzonych w lesie lub na terenie zielonym na 
obrzeżach Nowej Huty nie rekompensuje drzew wyciętych z płyty Rynku, pl. Biskupiego, al. Inwalidów czy Parku św. Wincentego a Paulo (ok, formalnie z terenu poza parkiem, terenu zielonego którego Miasto 
nie raczyło uratować i włączyć do parku w obronie przed zabetonowaniem przez dewelopera). 
Co do samych założeń SCT, to:
1. Czym uzasadnione jest zwolnienie z wymogów osób z niepełnosprawnościami? Patrząc na jakość samochodów stojących na miejscach dla niepełnosprawnych, szczególnie w ścisłym centrum, nie ma raczej 
chyba obaw o finansową stronę tej kwestii?
 2. Zbyt mało promowany jest LPG - najczystsze paliwo.

Założenia SCT "wylewają dziecko z kąpielą". Jest wiele aut starszych w kondycji i o parametrach spalin lepszych niż auta nowsze, teoretycznie mające spełniać wyższe normy. W części 1 
wspomniałem, jak należałoby podejść do tematu w sposób bardziej konkretny:
1. dopuszczenie użycia betoniarek WYŁĄCZNIE z elektrycznym napędem gruszki (obecnie betoniarki potrafią godzinami stać na pracujących dieselach w oczekiwaniu na rozładunek); 
2. Kontrola transportu prywatnego - niektóre złomy, busy obsługujące linie z i do Krakowa pozostawiają za sobą chmury gęstego dymu;
3. Kontrola pojazdów napędzanych dieslami pod kątem często brakujących filtrów (znana praktyka);
4. Większa promocja najczystszego paliwa - LPG.

Przy zastosowaniu wcześniej podanych rozwiązań żadne okresy karencji nie muszą być 
stosowane.

Kierunek myślenia jak zwykle błędny: Strefy płatnego parkowania miały spowodować zmniejszenie natężenia ruchu w centrum i łatwiejszą dostępność miejsc parkingowych, a jedynie doprowadziły 
do ogromnych utrudnień i kosztów dla mieszkańców (wyrabianie abonamentów z absurdalną biurokracją, koszty, strata czasu na opłacanie postoju itd), gdzie wpływu na poprawę jakości powietrza, 
zmniejszenie ruchu i łatwość parkowania po prostu NIE MA. Prawdopodobnie to samo będzie i w tym przypadku, szczególnie, gdy zaczną się rozmaite zwolnienia dla wybrańców. Gdyby SCT miała 
zacząć obowiązywać na zaproponowanych ułomnych warunkach, żadnych odstępstw nie powinno być, nawet za opłatami - w końcu chodzi o kolejne źródło pieniędzy do trwonienia na pomysły w 
stylu igrzysk zimowych czy o zdrowe powietrze?

Im mniej wyjątków i zwolnień, tym prościej i lepiej. Nie należy tworzyć podziałów na równych i równiejszych, prawda?

1.6.25 13:33:10 Pierwsza obwodnica Krakowa Zamiast żyłować normy emisji wyeliminujmy pojazdy jie spelniajace swoich norm. co jest lepsze auto ze zdrowym silnikiem ale euro 3 czy kopcące euro 6 pomyslalbym tez o okolicznych miejscowościach. Czesc ludzi pracuje w krk a mieszka np 
w swoszowicach

Jest śmieszne i nie zgodne z założeniami. Dodatkowo dyskryminuje ubozszych

1.6.25 13:33:22 Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu
1.6.25 13:33:43 Strefa sct tylko dla 1 obwodnicy miasta. Firmy które są na obrzeżach miasta ucierpią brakiem klientów. Sct tylko dla 1 obwodnicy Krakowa. Jeżeli się sprawdzi to można poszerzyć tak samo jak strefa parkowania. Wyłączenia dla firm lub JGD na dłuższy okres przejściowy dla silników diesel. Mieszkańcy powini być włączeni w ogóle z SCT. Biedni będą biedniejsi.
1.6.25 13:34:18 Nie powinno się tworzyć takiej strefy Do centrum powinno się wjechać wszystkim czym się chce Mieszkańców nie powinna obowiązywać taka strefa Słaby pomysł Wszyscy powinni móc wjechać 
1.6.25 13:35:37 Strefa do drugiej obwodnicy Szkoły,galerie handlowe Euro 5 dla diesli Bezsensowne rozwiazanie To nic innego jak wyzysk kierowców,dyskryminacja obywateli i podział prezydent Krakowa pokazał swoje prawdziwe oblicze.ta całą strefa to lipa
1.6.25 13:35:48 Strefa to absurd i wyklucza ludzi, jak to jest ze mały volkswagen lupo z 1.3 nie wjedzie a olbrzymi cadillack escalade z silnikiem prawie 7 litrów wjedzie bo jest nowszy...
1.6.25 13:35:50 Ograniczenie strefy do granic administracyjnych Krakowa wydaje mi się trochę za duże. Według mnie powinny być trochę węższe, z 2-3 km wgłąb Krakowa. Wielu ludzi spoza Krakowa pracuje na jego obrzeżach 

i dojeżdża samochodem z racji braku innych opcji. Utrudnianie dojazdu takim ludziom może trochę wpłynąć na rynek pracy w Krakowie 
Jak dla mnie każdy szpital z oddziałem SOR powinen zostać dodany do listy wyjątków, ludzie np. z północy mieli by problem z 
dojazdem do Prokocimia 

Uważam, że wymóg dt Diesli jest mocno niesprawiedliwy względem samochodów z napędem benzynowym ponieważ samochody z napędem wysokoprężnym i normą już Euro 5 to 
samochody stosunkowo jeszcze młode (roczniki od 2010), mają już filtry DPF i często są dużo lepiej utrzymane niż samochody benzynowe z LPG mające prawie 20 lat. 

Przedewszystkim różnica 5 lat jest zbyt duża, jeśli już musi takowa być to skrócił bym ją 
do 3 lat. 

Czysty skok na kasę, nic poza tym. Jeśli ma być zakaz to pernamentny bez "wykupienia się" Zrobić samochód na zabytkowy to nieduży problem, a większość samochdów posiadających taki status (nieobrażając posiadaczy pięknych i 
zadbanych klasyków) nie powinna się poruszać w ogóle po drogach z racji swojego stanu 

1.6.25 13:37:18 Szpital Rydygiera.
1.6.25 13:37:31 Powinna być ograniczona do strefy A. SCT powinna być ograniczona do strefy A. Jest ok, ale nigdy nie powinno dotyczyć mieszkańców. Ograniczenia nie powinny dotyczyć mieszkańców płacących podatki w Krakowie nigdy. Ok. Wyłączenia powinny być na zawsze a nie 5 lat.
1.6.25 13:37:37 Nie powinno być żadnej strefy. Nie powinno być żadnej strefy a tym samym miejsc gdzie można albo niemożna dojeżdżać. Jeżeli maja być jakiekolwiek ograniczenia to Diesle euro 4,  benzyny od euro 3  na 15 lat bez zmian. W sprawie sct powinno odbyć się referendum i to w skali województwa ponieważ 

ograniczenia będą dotyczyć wszystkich którzy dojeżdżają do Krakowa np załatwić jakieś 
sprawy. Wprowadzanie podobnych do sct uchwał godzi w wolności obywatelskie gdyż 
zmusza do zmiany samochodu.

Oceniam to negatywnie bowiem skoro założeniem sct jest dobro środowiska to dlaczego niby substytutem nie spełnienia wymogów emisji spalin ma być opłata pieniężna.  Sa to absurdalne założenia godzące w prawa obywatelskie w tym wolności i posiadania.

1.6.25 13:37:54 Tylko i wyłącznie Rynek Główny
1.6.25 13:38:02 Tylko i wyłącznie Rynek Główny
1.6.25 13:38:34 Tylko i wyłącznie Rynek Główny
1.6.25 13:38:42 Tylko i wyłącznie Rynek Główny
1.6.25 13:38:43 Rok diesli od 2012 roku spelniajaxe norme euro 5. Kto z was wpada na pomysl zeby obciazac tak mocno polskie rodziny Diesle od 2012 roku spelniajace norme Euro 5. Kontrole dpf i fap na porzadku dziennym Okradanje biedniejszych obywateli
1.6.25 13:38:52 SCT powina dotyczyc centrum masta Dla miasta o takiej liczbie ludności zaproponowanie tak malej ilości punktów to jakieś  nieporozumienie Powinio zostać tak jak było w poprzednim projekcie dla samochodów benznowych EURO 3 a dla diesla EURO 5 Dlaczego osoby z poza miasta będą dyskryminowane czy one są gorsze od mieszkańców 

Krakowa to niezgdne z konstytucją 
Żle przecież opłata za parkowanie w strefach już jest więc będzie opłata do opłaty To bezpośdnia dyskryminacja pozostałych uczestników ruch

1.6.25 13:38:54 Tylko i wyłącznie Rynek Główny
1.6.25 13:39:00 Tylko i wyłącznie Rynek Główny
1.6.25 13:39:01 Objęcie SCT całego miasta, jednocześnie tworząc wyjątki w postaci dojazdu do określonych miejsc, wprowadzi spory chaos. Co w sytuacji gdy jadąc na przykład do szpitala, ktoś postanowi zjechać w boczną 

ulicę do sklepu? Zostanie ukarany za poruszanie się 10 metrów od ulicy objętej wyjątkiem? Strefa powinna obowiązywać w centrum miasta, a nie na obrzeżach, które nie różnią się niczym od okolicznych wsi. 
Nie powinna wykraczać poza drugą obwodnicę Krakowa, z możliwością rozszerzenia strefy do trzeciej obwodnicy po kilku latach, jeśli jakość powietrza ulegnie poprawie w obszarze pierwotnej strefy.

Norma euro 6 dla pojazdów z silnikiem diesla jest już bardzo wysoką normą patrząc na przekrój samochodów poruszających się po Krakowie. Wprowadzenie normy euro 6dt powinno być 
opóźnione względem propozycji do roku 2034.

Jest to absolutne minimum. Transformacja powinna być rozłożona na więcej lat. Powyższy punkt zakłada, że można truć mieszkańców spalinami z samochodów jeśli się za to zapłaci. Jest to absurdalna propozycja, nie powinna mieć miejsca. Dla opinii publicznej wygląda to jak 
zwykły podatek od osób, które są biedne i nie stać ich na nowszy samochód.

1.6.25 13:39:07 Tylko i wyłącznie Rynek Główny
1.6.25 13:39:45 Powinniśmy zacząć od normy Euro 2-3 jak Berlin Moim zdaniem okres powinien zostać wydłużony do 10 lat Tak najlepiej karać biednych ludzi że ich nie stać na nowe samochody 
1.6.25 13:40:06 Ogromną część pracowników w Krakowie stanowią osoby mieszkające w powiecie Krakowskim i Wielickim, uważam, że powinni oni mieć 

takie same zwolnienia na 5 lat jak mają mieszkańcy Krakowa.
1.6.25 13:40:29 Rynek Stare samochody czasami emitują mniej CO2 niż nowe wysokolitrażowe + powiaty ościenne miechowski,olkuski Negocjacja opłat z mieszkańcami Mieszkańcy powiatu olkuskiego i miechowskiego(najbliższe powiaty dojeżdzajace do pracy)
1.6.25 13:41:43 Strefa tylko w ścisłym centrum - rynek i ring wokół rynku W mieście nie powinno być strefy. Ale jeśli musi to dojazd do każdego urzędu, szpitala i przychodni  itp powinien być możliwy bez 

żadnych ograniczeń;
Każdy samochód zakupiony przed wejściem strefy powinien być dopuszczony do wjazdu do miasta.
Został dopuszczony do ruch w Europie i nie tylko na podstawie homologacji i spełnieniu odpowiednich norm w momencie produkcji auta. Co roku przechodzi przeglądy techniczne 
dopuszczające go do ruchu.
Prawo nie może działać w stecz.

W Krakowie nie powinno być strefy czystego transportu. Tak jak wyżej w Krakowie nie powinno być strefy. Każdy samochód dopuszczony w Polsce do ruchu będzie miał prawo wjechać do miasta. Prawo nie działa w stecz. Tak jak wyżej w Krakowie nie powinno być strefy. Żadna lista wyjątków nie jest potrzebna.

1.6.25 13:42:05 Tak, należy zawęzić SCT do samego rynku ! Przy obecnych korkach w Krakowie brak możliwości jazdy zamochodem swobodnie po mieście aby dojechać z punktu a do punktu b 
jest to poprostu bezprawne pozbawienie swobody bytu każdego obywatela RP

Emisja Euro jak by się wkoncu ktoś nad tym zastanowił niewiele ma wspólnego z prawdziwą ekologią Norma ustalona w UE ma negatywne skutki w praktyce a jedynie na papierze 
wszystko wygląda pięknie. W praktyce wiele aut z silnikami diesla mające normę Euro 3 bo taka norma obowiązywała w momencie ich produkcji spokojnie spełnia warunki emisyjne Euro 
5 ale oczywiście zamiast sprawdzać emisyjność danego pojazdu podczas przeglądu i na jego podstawie ustalać czy może on się poruszać czy nie to lepiej taki pojazd skasować wytworzyć 
ogromny slad węglowy do produkcji nowego który na papierze warunki będzie spełniał stojąc w salonie ale po kilkunastu tys. km będzie gorszym szrotem niż to 20 letnie auto które w 
praktyce jest niezawodne a dobrze serwisowane wprowadza mniej zanieczyszczeń.

Jeśli mieszkaniec Krakowa mieszkający tu od urodzenia, płacący podatki w mieście 
Kraków, jedzi 20 letnim samochodem to znaczy że go na niego nie stać więc zamiast mu 
pomóc to urzędnicy starają się zrobić wszystko aby tylko życie mu utrudnić jeszcze 
bardziej bo będzie narażony na kolejne wydatki w postaci zakupu auta tylko po to żeby 
miało na papierze normę Euro wyższą a będzie konpeltnym szrotem bo jakość 
wykonania nowszych aut jest bezkonkurencyjnie gorsza od tych 20 lat temu. Więc 
uważam że jeśli ktoś ma takie stare auto a go serwisuje i spełnia warunki serwisowania 
co za tym idzie spełnia to co fabryka wyprodukowała powinien nie być zmuszony do 
ponoszenia dodatkowych kosztów ani też ograniczany w żaden sposób jego sposób bycia 
i poruszania się po mieście. 

To rozwiązanie jest niedorzeczne dlaczego ? Bo jadąc z miasta do miasta w każdym cywilizowanym kraju nigdzie nie ma opłat za wjazd do miasta bo coś a jeśli już jest strefa ograniczonego ruchu to 
jest ona ludzka i dostosowana do realnych zarobków ludzi w mieście a nie słupkach korporacyjnych.

Każdy mieszkaniec Krakowa posiadający auto które jest sprawnie techniczne powinien mieć swobodną możliwość poruszania się po 
własnym mieście bez względu na to czym jedzie! bez jakichkolwiek ograniczeń czasowych! 

1.6.25 13:42:24 Wewnątrz pierwszej obwodnicy ( aleje trzech wieszczów, dieta itd) Wyznacznikiem powinna być norma euro a nie rok produkcji. Np chrysler voyager crd z roku 2004 nie wjedzie do strefy a ten sam model z roku produkcji 2006 wjedzie przez następne  
kilka lat itd. 

Albo wszyscy albo nikt. 👎

1.6.25 13:42:29 Tylko ścisłe centrum, obejmujące rynek i Kazimierz. Mnóstwo osób korzysta z takich miejsc w ramach swojej pracy. Narzucanie przymusowych form komunikacji ludziom jest bezprawne. Diesel euro 5
Benzyna euro 3

Mieszkańców Krakowa powinno się wyłączyć bez ograniczenia czasowego. Kolejny skok na kasę urzędu pod pretekstem walki o zieloną planetę. 

1.6.25 13:42:29 Tylko i wyłącznie Rynek Główny
1.6.25 13:42:37 Tylko i wyłącznie Rynek Główny
1.6.25 13:42:57 Malutki silnik Euro 5 w małym samochodzie wytwarza mniej szkodliwych związków niż kilkukrotnie większy silnik Euro 6 w ciężkim SUV'ie. Jest to przecież oczywiste, dlatego proszę 

uwzględnić pojemność skokową silników a nie tylko standard emisji Euro, jeżeli rzeczywiście chodzi o poprawę jakości powietrza.
Czy ktoś robił badanie jaki jest aktualny udział w tych strefach aut należących do 
mieszkańców Krakowa z podziałem na kategorie Euro? Jeżeli np. 70 % aut należy do 
mieszkańców Krakowa to efekt będzie mizerny. Trzeba uwzględnić, że turyści 
przyjeżdżający do Krakowa czyli powiedzmy te 30 % należą do bogatszego społeczeństwa 
zatem i tak mają już nowsze samochody.  Może się więc okazać, że 90 % aut 
niespełniających emisji i tak będzie mogło jeździć - jak ma to poprawić jakość powietrza? 
Problem jest także z ilością wjazdów. Zakazujemy wjechać raz na miesiąc dla 
małolitrażowego Euro 5 ale duży silnik Euro 6 może wjeżdżać codziennie. 
Kategoryzowanie tylko po Euro jest niewystarczające.

Na co miałyby zostać przeznaczane te środki? Czyli dodatkowo obciążamy biednych aby nie było ich stać na zakup nowszego auta? Może wystarczyłoby wprowadzić darmową komunikację miejską 
do poruszania się w tych strefach dla kierowców aut spoza normy zamiast ich karać? Przecież bogatsi mieszkańcy skorzystają także oddychając zdrowszym powietrzem.

Jak wyżej nie powinny być zwolnione pojazdy należące do krakowian.

1.6.25 13:43:25 Przed otwarciem pełnej obwodnicy złożonej z dróg A4, S52, S7 (4 obwodnica) SCT powinna obejmować tereny wewnątrz 2 obwodnicy Krakowa z możliwością korzystania z tej obwodnicy, po otwarciu, tereny 
wewnątrz 3 obwodnicy (obecnych i planowanych dróg).

Ilość P&R jest niezwykle mała względem ilości chętnych do korzystania z jej. Drogi wyłączone nie pozwalają przykładowo dojechać do 
Czerwonych Maków gdzie istnieje bardzo duży węzeł przesiadkowy. Podobny dojazd mogły być do CH Zakopianka gdzie kierowcy 
przesiadali by się na tramwaje z Borku Fałęckiego. Brakuje podobnych P&R po zachodniej części miasta, a obecne powinny być 
drastycznie rozbudowane na piętrowe/podziemne parkingi.

Wymagane normy Euro rosną bardzo szybko, a ceny samochodów, które je spełniają są niezwykle wysokie. Standard dla Diesli Euro 5 (samochody z DPF) oraz dla samochodów 
Benzynowych Euro 4 byłby wystarczający. Dla porównania w Berlinie wystarczy Euro 4. Problem modyfikowanych samochodów, które mają "wycięty" filtr lub katalizator, powinien być 
rozwiązany centralnie przez odpowiednie badania techniczne.

1.6.25 13:43:28 Powinna obejmowac obecne tereny parkingowe strefy A i B Wogole nie powinna dotyczyc mieszkancow Krakowa. Moze byc ale cena powinna byc nieco wyzsza niz bilet miesieczny. Powinny byc tam samochody uzytkowane przez mieszkancow Krakowa a nie tylko ich na wlasnosc. Powinny byc wylaczone pojazdy 
uzytkowane przez posiadaczy karty N.

1.6.25 13:43:57 nie powinno być tworzonych takich miejsc powinien to być dłuższy okres do 10 lat, to bardzo zły pomysł, jakiekolwiek odstępstwa od zakazu wjazdu wynikające z wniesionych opłat są niesprawiedliwe, Dla mieszkańców okres dostosowania "pojazdów" do 10 lat, UWAGA: samochody służbowe użytkowane przez pracowników muszą być 
dopuszczone, ale nie tylko w związku z umową o pracę! takie zapisy nie przystają do aktualnych form zatrudnienia, samozatrudnienia itd. 
Dla przykładu mam auto służbowe, ale mam kontrakt menadżerski z firmą, mam leasingowane auto, mam użyczone auto itp. 

1.6.25 13:44:05 Strefy Czystego Transportu nie należy wprowadzać. Strefy Czystego Transportu nie należy wprowadzać. Strefy Czystego Transportu nie należy wprowadzać. Strefy Czystego Transportu nie należy wprowadzać. Strefy Czystego Transportu nie należy wprowadzać. Strefy Czystego Transportu nie należy wprowadzać. 
1.6.25 13:45:35 Strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum czyli okolice rynku. Nie można ograniczać i narzucać ludziom czym mają jeździć bo to ingeruje w podstawowe prawa konstytucyjne i wolność wyboru. Zaproponowane zmiany są zbyt rygorystyczne. Dla samochodów benzynowych to ograniczenia min 2000rok produkcji,dla dieseli 2005. To jest tylko sięganie do kieszeni obywateli i latanie dziury budżetowej miasta nic więcej.  Czyli jak zapłacisz to już twoje auto jest ekologiczne i nie truje. BZDURA Nie popieram w ogóle tej pseudo strefy czystego transportu bo źródłem zanieczyszczeń w Krakowie nie sa samochody tylko okoliczne 

gminy   palące w zimie nie ekologicznymi piecami i uwarunkowania krajobrazowe, tzn Kraków jest w kotlinie 
1.6.25 13:45:55 Uważam iż pojazdy niespełniające warunków wjazdu i nienależące do mieszkańca nie powinny zostawać wpuszczone za opłatą chyba że była by ona podwyższona. 
1.6.25 13:46:13 Całkowicie zrezygnować z wprowadzenia tego absurdu. Zakończyć projekt wprowadzenia SCT. Całkowicie zrezygnować z wprowadzenia tego absurdu. Zakończyć projekt wprowadzenia SCT. Całkowicie zrezygnować z wprowadzenia tego absurdu. Zakończyć projekt wprowadzenia SCT. Całkowicie zrezygnować z wprowadzenia tego absurdu. Zakończyć projekt wprowadzenia 

SCT.
Całkowicie zrezygnować z wprowadzenia tego absurdu. Zakończyć projekt wprowadzenia SCT. Całkowicie zrezygnować z wprowadzenia tego absurdu. Zakończyć projekt wprowadzenia SCT.

1.6.25 13:47:33 Należy wprowadzić standardy emisji (roku produkcji), które zostały określone w uchwale, która nie weszła do życia. Dla diesla było to EURO 5 lub 2010 rok produkcji. 5 lat wyłączenia to nieporozumienie. Co z samochodami, które zostały zakupione przez 
mieszkańców po ostatnim uchwaleniu wymogów dotyczących SCT, które nie weszły do 
życia? Mieszkańcy powinni mieć możliwość używania już zarejestrowanych samochodów 
z wymogami diesel EURO5 lub rok produkcji 2010 dopóki będą sprawne technicznie, 
czyli do śmierci technicznej.

1.6.25 13:47:38 Wprowadzenie strefy napędza lobbing aut elektrycznych. Środowisko bardziej cierpi na wyprodukowaniu tych aut. Auta elektryczne dalej da ładowane z gniazdka a prąd jest z elektrowni w lęku która spala 
węgiel(i niby to jest ekologia?). Cała ta strefa powoduje kategoryzowanie mieszkańców na biednych i bogatych. Jest to nie równe traktowanie ludzi. 

Ciekaw jak będziecie to sprawdzać? Jeśli ludzie nie będą mogli przyjechać do knajp i sklepów z okolic krk to przedsiębiorcy się 
utrzymają w Krakowie. Wątpię. 

Może zamiast sprawdzania norm lepiej sprawdzać stan techniczny samochodów? Auta z euro 6 mogą być większymi trucicielami niz sprawne auto z euro 4! Jest to lepsze traktowanie osób z Krakowa. Raczej z konstyrucja nie jest zgodne. Rozumiem że przedsiębiorcy z krk są gotowi na to że będzie mniej turystów a co za tym idzie mniej podatków dla miasta i opłata tego nie wyrówna? Stefa w krk to debilizm. Może być stare miasto nią objęte i tyle. 

1.6.25 13:48:11 Strefa powinna obejmować wyłącznie obecne strefy parkowania. Powinno powstać więcej parkingów na wzór tego z cichego kącika.. Idiotyzm...
1.6.25 13:49:11 Tak tylko ściśle centrum Diesel 2010, benzyna 2005 Kraków + gminy ościenne , wszystkie miejscowości będące częścią aglomeracji 

krakowskiej 
Bardzo zły pomysł. Pojazdy osób niepełnosprawnych, i ich opiekunów w przypadku gdy są niepełnoletni lub sami nie potrafią prowadzić.

1.6.25 13:49:22  Nie ma zgody na strefę czystego powietrza Jestem za Brak propozycji Można by było je wydłużyć o 7 lat Bardzo dobry pomysł Jeszcze renciści i emeryci i płacący podatki w Krakowie 
1.6.25 13:49:28 Zdecydowanie powinna być zmieniona. Sct nie powinna wychodzić poza obrys Plant. Całe miasto z wyłączeniem rynku powinno być wolne od Sct. Każdy pojazd z ważnym przeglądem technicznym powinien mieć możliwość wjazdu do strefy. Nie 5 lat a bezterminowy wjazd! Czy prawo działa wstecz?! Jasne od początku jest, że w tym projekcie chodzi o kasę i dyskryminację najbiedniejszych. Nie dla SCT. Nie dla sct!
1.6.25 13:49:51 Nie powinno być żadnej strefy. Powinno się wjeżdżać do każdego miejsca. Powinny wjeżdżać wszystkie samochody. Jest to niesprawiedliwe traktowanie ludzi. Nie powinno być żadnych opłat. Wszyscy powinni wjeżdżać.

Nie powinno być żadnej strefy.
1.6.25 13:50:13 Obszar dookoła 1 i/lub 2 obwodnicy Krakowa j.w. Euro 6 i 6d dla diesli ma te same parametry - wystarczające jest wymaganie euro 6 Jak auta mieszkańców Krakowa będą sprawdzane? Co z autami mieszkańców Krakowa na 

innych rejestracjach?
1.6.25 13:50:29 Brak strefy czystego transportu Tak 10 lat Źle Niepełnosprawni z kartą parkingową 
1.6.25 13:51:36 Tylko i wyłącznie obszar Rynku Głównego
1.6.25 13:51:52 Tylko i wyłącznie obszar Rynku Głównego
1.6.25 13:52:17 Żadnych ograniczeń. Żadnych opłat. Żadnych zakazów. Żadnych stref.

Polak Polakowi nie może być wrogiem. Nie utrudniajmy sobie sami  życia. 
Nie wymyślać!

1.6.25 13:52:44 "Strefa" nie może obejmować granic całego powiatu, gdyż ma być to obszar wydzielony z większego obszaru. Wykluczenie tylko dla Kombinatu to żart. Obszary łączące z powiatami sąsiednimi np. Wzgórza 
Krzesławickie, Górka Narodowa, Bronowice Wielkie, Mydlniki, Bielany, Tyniec, Sidzina, Olszyny, Swoszowice i Bieżanów również muszą być wylkuczone z SCT. Zwłaszcza, że Kraków nigdy nie postanowił 
inwestować w sensowne strefy P+R. Największa patologia jest na południu Krakowa, i chodzi oczywiście o Zakopiankę. I zrzucanie odpowiedzialności parkingowej na podmioty prywatne np. Park Handlowy 
Zakopianka równiez jest kpiną ze strony miasta. Kraków żyje dzięki przyjednym z powiatów sąsiednich więc trzeba dać im możliwość dojechania do miasta, zaparkowania i przesiadki na zbiorkom.

Zmniejszenie strefy jak w pytaniu pierwszym wystarczy, ale odpowiadając na samo pytanie 2 trzeba zagwarantować dostęp do 
największych centrum handlowych: Bonarka, Galeria Bronowice, M1, Serenada oraz Centrum Handlowe Nowe Czyżyny.

Abstrakcyjnie wysokie wymogi dla Diesla. Oczywiście wynika to z błędnego założenia, że Diesel bardziej truje bo tak wynika z Tabelki. Tylko czy ktoś policzył sobie jak bardzo zanieczyszcza 
powietrze benzyniak który pali tylko 1l oleju na 100km? Filtry DPF w Dieslu pojawiły się już w niektórych modelach od EURO4 i to powinno w zupełności wystarczyć - posiadanie DPFa.

Bardzo sprytne założenie, że mieszkańców na początku nie dotykamy to nie będą 
protestować. Tylko jaki wtedy ma sens wprowadzenie strefy? Skoro większość aut nie 
będzie musiało jej spełniać.

Polacy nie jeżdżą starymi samochodani bo to lubią, tylko dlatego, że nie stać ich na nowe. Więc ściąganie haraczu od osoby której nie stać na nowszy samochód bo jest biedna sprawi tylko że będzie 
biedniejsza, i dłużej nie będzie jej stać na nowszy samochód. Powinno się odgórnie zaprezentować wszystkim np. 10 dni miesięcznie - co nie wykluczy turystyki. Oraz domyślnie 23 dni miesięcznie 
dla osób pracujących wewnątrz strefy.

Trzeba dodać osoby pracujące w SCT.

1.6.25 13:52:56 Jest dobra Obostrzenia są zbyt słabe Zaostrzyć te przepisy dla mieszkańców Krakowa jest dobra, jeśli ktoś ma stare auto np. 20 letniego diesla to niech zapłaci za wjazd Zaostrzyć te przepisy: 2 lata dla Krakowian. Od dawna o tym się mówiło. Był czas na sprzedaż diesli 
1.6.25 13:53:06 Tylko Rynek Główny



1.6.25 13:53:33 Tylko Rynek Główny
1.6.25 13:53:40 Pomysł absurdalny, może miał by sens dla pojazdów nie spełniających żadnych norm, ile takich jeździ ? Uważam, że nie należy jej wprowadzać. Żaden obszar nie powinien być brany pod uwagę, z czym Wy w zasadzie walczycie. Proszę się zapoznać jaka jest realna różnica między 

normami od ERO4 do EURO6 i jak to wpłynie na środowisko ? Jakim prawem ktoś ogranicza wolność poruszania się ? 
Moja propozycja to nie wprowadzanie żadnych stref, co mają te strefy zmienić ? Poza oczywiście ograniczeniem wolności, którą gwarantuje konstytucja ? Po drogach nie jeżdżą dwusuwy, 
autobusy, ciężarówki z przepałem tak jak w latach 80-90. 

W państwach, w których wprowadzono takie ograniczenia, myśli się o ich zdjęciu. Nic to 
nie zmieniło, klimat na ziemi nie zmienia się z zawartością CO2 to potwierdzili już dawno 
niezależni naukowcy, jest zupełnie odwrotnie ale nie wiem dla czego urzędnicy nie chcą 
się z tym zapoznać.

To jest ograniczenie wolności, komuna 2.
Cała idea jest pozbawiona sensu, myślę że te nielogiczno-komunistyczne idee się szybko rozsypią.

Już napisałem wcześniej, co chcecie osiągnąć przez te strefy poza utrudnieniami wjazdu do miasta i wykluczenia komunikacyjnego. 
Gdzie jest metro w Krakowie, są miejsca do których autobusy nie dojeżdżają, samochód nawet 20 letni nie stwarza żadnego zagrożenia dla 
środowiska pod warunkiem że jest sprawny i spełnia odpowiednią normę do jego wieku.

1.6.25 13:53:46 Tylko Rynek Główny
1.6.25 13:55:55 O ile w ogóle wprowadzać, to ograniczyć do pierwszej obwodnicy. Wszystkie drogi publiczne powinny być dostępne dla samochodów dopuszczonych do ruchu. SCT to kolejny bzdurny pomysł mający 

pozorować walkę ze smogiem. Poprzednim było zmuszenie mieszkańców do wymiany pieców na dużo droższe i mniej ekonomiczne. I 
co? Jakoś nie ma efektów (poza wyższymi kosztami ogrzewania). Zamiast propagować kolejne bzdurne rozwiazania przestańcie 
wydawać pozwolenia na zabudowywanie korytarzy przewietrzania i betonowanie każdego skrawka ziemi. 

Pojazd posiadający ważne badania techniczne jest zgodnie z prawem dopuszczony do ruchu i jako taki ma prawo jeździć po wszystkich drogach publicznych. Wszelkie dalsze ograniczenia 
to naruszenie wolności i za takie będzie trzeba wypłacać odszkodowania. Oczywiście ze środków publicznych. Nie z kieszeni pomysłodawców. 

Czyli co? Miejsce zamieszkania właściciela decyduje o tym, że ten samochód 
zanieczyszcza, a tamten nie? Obudzicie się jak mieszkańcy okolic Krakowa przestaną 
przyjeżdżać do miasta i znikną setki firm, bo się wyniosą do gmin nie zarzadanych przez 
oszołomów. 

Podobnie jak Strefa Płatnego Parkowania nie powoduje większej dostępności miejsc parkowania tylko służy do ściągania haraczu z kierowców, tak samo i tu chcecie golić naiwnych? Każdy kierujący pojazdem z ważnymi badaniami technicznymi może korzystać z dróg publicznych. Wprowadzanie wymyślonych ograniczeń 
spowoduje konieczność wypłaty odszkodowań. A zapłacimy je z publicznych środków. Nie z kieszeni pomysłodawców. 

1.6.25 13:56:26 Uważam że normy są, zbyt rygorystyczne, bierzmy pod uwagę faktyczną emisję a nie norme, jeden samochód produkuje 200g emisji a ma euro 6 a drugi 100g a ma norme euro 4, więc 
gdzie logika

Źle, jak ktoś ma stare auto bo jest biedny, to dowalmy mu opłatę będzie jeszcze biedniejszy

1.6.25 13:57:34 Według mnie SCT jest inicjatywą kompletnie oderwaną od realiów ekonomicznych większości Polaków i naraża mnie na wykluczenie ekonomiczno-transportowe. Rzeczą niedopuszczalną i absolutnie 
oburzającą jest wymaganie ode mnie abym był zmuszany do ponoszenia nieuzasadnionych ekonomicznie kosztów związanych z wymianą sprawnego aczkolwiek starszego pojazdu, abym mógł się poruszać we 
WSPOLNEJ DLA WSZYSTKICH OBYWATELI PRZESTRZENI !!! System daje większe prawa i możliwości osobom, które stać na kupno nowego samochodu tworząc nowy PODZIAL KLASOWY! Jedyną słuszną 
propozycją jest likwidacja STC !!! 

Patrz punk1 ! Gdzie wy macie mózgi ! realizacja usług transportowych , kurierskich, dojazdy do klientów przy realizacji np . usług 
budowalnych, serwisowych itp. Dojazdy do urzędów, szkół, lekarzy i punktów medycznych rozsianych po całym mieście. Chcecie aby 
biedniejsi obywatele zasuwali komunikacja zbiorową podczas gdy uprzywilejowana kasta "tych których stać" będzie woziła się autami! 
Absolutnie protestuje !!! 

Likwidacja ograniczeń związanych z normą EURO. Jest to absolutnie sprzeczne z równością obywatelską, każdy niezależnie od środków jakimi dysponuje powinien mieć takie same 
możliwości a SCT jest dyskryminuje tych których nie stać na nowe samochody !

Pomijając wspominany wyżej apel o likwidację SCT, wyłączanie mieszkańców Krakowa 
jest kolejną niesprawiedliwością wobec wszystkich tych którzy mieszkają w pobliskich 
miejscowościach a Kraków jest dla nich ośrodkiem aktywności zawodowej czy 
edukacyjnej. Kraków nie należy do Krakowian, jest wspólny dla wszystkich Polaków i 
dzielenie na swoich i przyjezdnych jest kolejnym przejawem segregacji. Nie widzę 
żadnych argumentów aby mieszkańcy Krakowa mieliby być traktowani inaczej.  

Dyskryminacja ekonomiczna - do likwidacji ten pomysł , podobnie jak strefa SCT. Samochody które emitują "wielką ilość spalin" nie powinny być dopuszczane do ruchu podczas kontroli technicznej i 
to powinien być jedyny i wystarczający warunek. Jeśli pojazd z jakaś normą EURO został legalnie zarejestrowany w tym kraju to znaczy że można nim legalnie WSZĘDZIE jeździć do momentu aż się 
rozpadnie i jeździć przestanie. Wymiana parku maszynowego jest naturalnym procesem związanym z dobrobytem ekonomicznym obywateli. Chcecie więcej czystych samochodów - skoncentrujcie 
się na budowaniu klimatu i możliwości ekonomicznych w mieście a nie zajmujecie się IRYTOWANIEM OBYWATELI !!!!

Powtarzam jeszcze raz: żadnej segregacji i dyskryminacji ze wzgledu na miejsce zamieszkania, wiek czy typ pojazdu. problem 
zanieczyszczenia powietrza w Krakowie to w 90% efekt spalania czego popadnie w domowych piecach w Krakowie i przyległych 
miejscowościach a nie aut jeżdżących po mieście. Tworzycie sytuacje i podzial na lepszych i gorszych bo jest oczywiste ze zdecydowanej 
większości ludzi nie stać na nowe samochody a duża część osób które poruszają się starszymi autami, nie robi tego bo lubi tylko nie ma za 
co kupić coś lepszego. W imię nie trzymających się kupy idei narzucacie ogromnej grupie osób które już maja ciężkie życie kolejny pakiet 
utrudnień i kosztów. 

1.6.25 13:58:23 tylko ścisłe centrum Krakowa ograniczone I obwodnicą. Wymagania dla samochodów z silniekiem diesla są za wysokie, starsze samochody (euro 5) też powinny móc wiejżdżać do miasta.
1.6.25 13:58:59 Brak granic, brak strefy. Wszyscy powinni mieć możliwość wjazdy w każde miejsce miasta. Każde auto, które przeszło przegląd i spełnia normy z którymi 

zostało wyprodukowane, musi wjechać. 
Wymagania zaproponowane w nowej wersji są do wyrzucenia, do kosza. Brak wymagań. Miasto powinno się skupić na wyłapywaniu aut, które nie spełniają norm na stacjach kontroli 
pojazdów. Zaniedbane auta, które nie spełniają norm, z którymi zostały wyprodukowane, powinny być już na tym etapie wyłapane. 

Wszyscy powinni mieć możliwość wyjazdu, nie tylko wybrańcy. Oceniam jako dramatyczne rozwiązanie. Ludzie, którzy ledwo wiążą koniec z końcem, będą mieć jeszcze gorzej co do prowadzi do jeszcze większej biedy i różnic w społeczeństwie. Obecnie starych aut na ulicach praktycznie nie ma. Tu problemem nie jest wiek auta. Tu problemem jest brak spełniania norm z jakimi te 
auta wyszły z fabryki. Trzeba się skupić na wykąpaniu ich na stacjach kontroli pojazdów. Wszyscy mają mieć możliwość wjazdu do mojego 
miasta. 

1.6.25 13:59:20 Strefa na Rynek i Kazimierz, a nie cały Kraków gdzie nie będzie można dojechać do pracy, przedszkola i szkoły z dziećmi. Zdecydowanie ograniczenie wolności w sposobie przemieszczania się. Zbyt wysokie dla diesle, wystarczy euro 4 dla nich. Jeśli kadencja ma być na okres 5 lat powinna być dla wszystkich, Krakowian i 
mieszkańców okolic np: Zabierzów, Rząska, Modlnica, Modlniczka, Wieliczka itp

Klasyfikacja społeczeństwa wyciąganie pieniędzy od ludzi mieszkających w okolicznych gminach, którzy pracują ciężko za najniższą krajową w Krakowie, wyciągać od nich 500 zł za miesiąc. Gdzie 
mają na utrzymaniu rodzinę, kredyty. Jest to cios poniżej pasa.

Strefa powinna być równa dla wszystkich, bez klasyfikacji na zabytki czy specjalne.

1.6.25 13:59:29 Strefa objęta II obwodnicą. Nie ma to znaczenia, strefa powinna być zmniejszona do granic II obwodnicy Jestem przeciw, wszyscy powinni jeździć na jednakowych zasadach. Bez sensu. Jak zapłacą to mniej trują ?? Jaki jest w tym razie sens wprowadzenia strefy. Samochody zabytkowe powinny być wyłączone, inne nie. Oczywiście jak zaznaczyłem wcześniej, przy ograniczeniu terytorialnym strefy.
1.6.25 14:00:13 Tylko Rynek Główny
1.6.25 14:00:22 Tylko Rynek Główny
1.6.25 14:00:30 Tylko Rynek Główny
1.6.25 14:00:38 Tylko Rynek Główny
1.6.25 14:00:46 Tylko Rynek Główny
1.6.25 14:00:54 Tylko Rynek Główny
1.6.25 14:03:53 Strefa powinna obejmować obszar jak w projekcie strefy, ale powinna zostać pomniejszona o dojazd do większej ilości placówek medycznych takich jak Medicover czy Luxmed, nie każdy korzysta z opieki 

publicznej 
Prywatne placówki medyczne jak Medicover, Luxmed i inne Euro 3 z poprzedniego projektu wydaje się być rozsądnym rozwiązaniem. Euro 4 wykluczy osoby uboższe. Rok 2010 dla diesli też brzmi rozsądniej niż 2018 Jest to ok, ale ten limit powinien zostać zniesiony dla emerytów, gdyż będzie im trudno 

dostosować się do nowych przepisów. Być może jeszcze inne grupy kierowców którym 
ciężko może być się przystosować (rodziny wielodzietne, itp)

Jeśli ktoś zapłaci, to może zatruwać powietrze? Pomysł raczej kiepski Dotychczasowa lista jest ok, natomiast powinno się pomyśleć o emerytach, wolontariuszach, dawcach krwi, osobami z kartą dużej rodziny 
itp

1.6.25 14:04:11 Tylko stare miasto.
1.6.25 14:04:12 Każde miejsce opieki zdrowotnej, rehabilitacji, domów kultury i rekreacji, miejsc zabytkowych i przesiadkowych powinno być 

wykluczone ze strefy.
Standard emisji euro powinien dotyczyć już euro 3. Jest to standard bardziej ekologiczny, a na pewno więcej ludzi posiada go w swoich samochodach. W Warszawie to się sprawdziło. Uważam, że to nie w porządku, ponieważ jest mnóstwo osób, które mieszkają na 

obrzeżach Krakowa, a pracują w Krakowie. Te osoby i ich samochody również powinny 
być wyłączone spod wymogów.

Opłaty są za wysokie. Skoro Kraków chciałby, aby ludzie wjeżdżający posiadali ekologiczne samochody to duża część musi takie zakupić. A opłata wyklucza nazbieranie pieniędzy na samochód 
spełniający wymogi. Uważam, że takie rozwiązanie skłoni ludzi do zmiany miejsca pracy z Krakowa na inne miejsca poza strefą. Dodatkowo mija się to z celem, ponieważ jak się zapłaci to już można 
jeździć samochodem bez wymogów i on wtedy już nie zanieczyszcza powietrza??

Wyjątkiem powinni być również ludzie pracujący w Krakowie, a mieszkający poza granicami Krakowa. 

1.6.25 14:05:28 Uważam że ten " dokument  i wasze działania " to czysty rozbój i plucie w twarz Mieszkańcom Miasta Krakowa a zwłaszcza ludziom którzy są emerytami bo jazda transportem publicznym nie umożliwia 
dojazdu do każdego miejsca w mieście a poruszanie się pieszo dla starszej schorowanej osoby jest męczarnią zwłaszcza o tej porze roku. Jestem Krakowianinem z urodzenia tu też pracuje bez przerwy już 49 lat 
. Posiadam pełno sprawne auto w wieku 22 lat które też jest środkiem umożliwiającym mi prowadzenie działalności usługowej . Całe życie płacę podatki dla Krakowa a wy traktujecie mnie i tysiące innych ludzi 
jak śmieci. Przy obecnych kosztach życia nie jestem w stanie kupić nowy zamiennik mojego samochodu o napędzie 4x4 to tylko ten typ pojazdu umożliwia mi prowadzenie moich usług. Od lat posiadam kartę 
KMK i kiedy jest to możliwe korzystam z transportu zbiorowego . Rynek usługowy kurczy się w Krakowie i z powodu zamykania działalności przez takie zmiany prawne i administracyjne jakie wprowadzacie 
wbrew zdrowej logice. Pod każdą tablicą z napisem Miasto Kraków powinien być dopisek : "Miasto Wrogie dla Mieszkańców" .

Uważam że ten " dokument  i wasze działania " to czysty rozbój i plucie w twarz Mieszkańcom Miasta Krakowa a zwłaszcza ludziom 
którzy są emerytami bo jazda transportem publicznym nie umożliwia dojazdu do każdego miejsca w mieście a poruszanie się pieszo 
dla starszej schorowanej osoby jest męczarnią zwłaszcza o tej porze roku. Jestem Krakowianinem z urodzenia tu też pracuje bez 
przerwy już 49 lat . Posiadam pełno sprawne auto w wieku 22 lat które też jest środkiem umożliwiającym mi prowadzenie działalności 
usługowej . Całe życie płacę podatki dla Krakowa a wy traktujecie mnie i tysiące innych ludzi jak śmieci. Przy obecnych kosztach życia 
nie jestem w stanie kupić nowy zamiennik mojego samochodu o napędzie 4x4 to tylko ten typ pojazdu umożliwia mi prowadzenie 
moich usług. Od lat posiadam kartę KMK i kiedy jest to możliwe korzystam z transportu zbiorowego . Rynek usługowy kurczy się w 
Krakowie i z powodu zamykania działalności przez takie zmiany prawne i administracyjne jakie wprowadzacie wbrew zdrowej logice. 
Pod każdą tablicą z napisem Miasto Kraków powinien być dopisek : "Miasto Wrogie dla Mieszkańców" .

Auta które mają aktualny przegląd techniczny oraz ubezpieczenie i spełniają swoją homologację absolutnie wszystkie dla mieszkańców zwłaszcza emerytów powinny mieć możliwość 
poruszania po całym mieście Krakowie za wyjątkiem strefy w obrębie plant Krakowa niezależnie od wieku samochodu. Inne podejście do tej sprawy jest czystą dyskryminacją ludzi 
starszych . Jedynym wyjściem jest z finansowanie przez miasto Kraków zakupu nowych samochodów spełniających te same możliwości transportowe co dotychczas eksploatowanych 
pojazdów . Dość terroru władz miasta wobec jego mieszkańców.

Jest to nadużycie władzy ( terror ) w stosunku ludzi starszych którzy całe życie pracowali 
na rzecz miasta Krakowa łożąc podatki a obecnie będących na emeryturze - czyli nie 
posiadających środków do zakupu nowego samochodu .

Jest to rozbij i terror urzędniczy wobec ludzi starszych którzy łożyli podatki na to miasto a z których żyją ci którzy chcą wprowadzić te przepisy. Jest to propozycja nie moralną i karygodna . Wiem że moja wypowiedź tak jak za czasów PRLu  trafi do kosza bo terror silniejszych ekonomicznie będących u władzy jest niczym nowym 
. Ale pociesza mnie myśl że kiedyś będziecie też starsi a młodzi waszym wzorem obrzuci was łajnem za waszą działalność i to jest jedyne co 
mnie pociesza . 

1.6.25 14:06:20 Całe miasto ,oprócz ścisłego centrum Nie jest dobrą  propozycją, 7 Rok produkcji  nie ma znaczenia, pojemność  i stan  techniczny 5 lat szybko  minie i co  dalej Za wysokie oplaty Czas szybko leci
1.6.25 14:06:51 Powinien obejmować większy obszar i możliwość przejazdu głównymi arteriami miasta Minimalne euro dla wszystkich samochodów 4 Naprawdę 5 lat to kpina minimum 20 lat Dobre rozwiązanie 5 lat to  za mało 20 byłoby Ok!
1.6.25 14:07:59 Tylko strefa A
1.6.25 14:08:59 Nie zgadzam się z wprowadzeniem Strefy Czystego Transportu w obecnym kształcie ani w żadnej formie. Uważam, że SCT wprowadza zbyt duże ograniczenia dla mieszkańców i przedsiębiorców. Większość 

mieszańców nie ma możliwości szybkiej wymiany pojazdów.
To samo tyczy się mieszkańców spoza Krakowa, którzy do niego wjeżdżają. Zwłaszcza za pracą, usługami leczenia, czy po prostu usługami. 
Zamiast wprowadzania SCT, należy skupić się na bardziej sprawiedliwych i skutecznych rozwiązaniach, takich jak regularne i rygorystyczne kontrole techniczne pojazdów na stacjach diagnostycznych. W ten 
sposób można eliminować z ruchu auta, które nie spełniają norm emisji spalin, bez wprowadzania zbędnych ograniczeń dla wszystkich mieszkańców.
Obecne granice i regulacje SCT są zbyt restrykcyjne, nie uwzględniają specyfiki miasta i mogą prowadzić do pogorszenia jakości życia mieszkańców Krakowa.

Nie zgadzam się z wprowadzeniem Strefy Czystego Transportu w obecnym kształcie ani w żadnej formie. Uważam, że SCT wprowadza 
zbyt duże ograniczenia dla mieszkańców i przedsiębiorców. Większość mieszańców nie ma możliwości szybkiej wymiany pojazdów.
To samo tyczy się mieszkańców spoza Krakowa, którzy do niego wjeżdżają. Zwłaszcza za pracą, usługami leczenia, czy po prostu 
usługami. 
Zamiast wprowadzania SCT, należy skupić się na bardziej sprawiedliwych i skutecznych rozwiązaniach, takich jak regularne i 
rygorystyczne kontrole techniczne pojazdów na stacjach diagnostycznych. W ten sposób można eliminować z ruchu auta, które nie 
spełniają norm emisji spalin, bez wprowadzania zbędnych ograniczeń dla wszystkich mieszkańców.
Obecne granice i regulacje SCT są zbyt restrykcyjne, nie uwzględniają specyfiki miasta i mogą prowadzić do pogorszenia jakości życia 
mieszkańców Krakowa.

Nie zgadzam się z wprowadzeniem Strefy Czystego Transportu w obecnym kształcie ani w żadnej formie. Uważam, że SCT wprowadza zbyt duże ograniczenia dla mieszkańców i 
przedsiębiorców. Większość mieszańców nie ma możliwości szybkiej wymiany pojazdów.
To samo tyczy się mieszkańców spoza Krakowa, którzy do niego wjeżdżają. Zwłaszcza za pracą, usługami leczenia, czy po prostu usługami. 
Zamiast wprowadzania SCT, należy skupić się na bardziej sprawiedliwych i skutecznych rozwiązaniach, takich jak regularne i rygorystyczne kontrole techniczne pojazdów na stacjach 
diagnostycznych. W ten sposób można eliminować z ruchu auta, które nie spełniają norm emisji spalin, bez wprowadzania zbędnych ograniczeń dla wszystkich mieszkańców.
Obecne granice i regulacje SCT są zbyt restrykcyjne, nie uwzględniają specyfiki miasta i mogą prowadzić do pogorszenia jakości życia mieszkańców Krakowa.

Nie zgadzam się z wprowadzeniem Strefy Czystego Transportu w obecnym kształcie ani 
w żadnej formie. Uważam, że SCT wprowadza zbyt duże ograniczenia dla mieszkańców i 
przedsiębiorców. Większość mieszańców nie ma możliwości szybkiej wymiany pojazdów.
To samo tyczy się mieszkańców spoza Krakowa, którzy do niego wjeżdżają. Zwłaszcza za 
pracą, usługami leczenia, czy po prostu usługami. 
Zamiast wprowadzania SCT, należy skupić się na bardziej sprawiedliwych i skutecznych 
rozwiązaniach, takich jak regularne i rygorystyczne kontrole techniczne pojazdów na 
stacjach diagnostycznych. W ten sposób można eliminować z ruchu auta, które nie 
spełniają norm emisji spalin, bez wprowadzania zbędnych ograniczeń dla wszystkich 
mieszkańców.
Obecne granice i regulacje SCT są zbyt restrykcyjne, nie uwzględniają specyfiki miasta i 
mogą prowadzić do pogorszenia jakości życia mieszkańców Krakowa.

Nie zgadzam się z wprowadzeniem Strefy Czystego Transportu w obecnym kształcie ani w żadnej formie. Uważam, że SCT wprowadza zbyt duże ograniczenia dla mieszkańców i przedsiębiorców. 
Większość mieszańców nie ma możliwości szybkiej wymiany pojazdów.
To samo tyczy się mieszkańców spoza Krakowa, którzy do niego wjeżdżają. Zwłaszcza za pracą, usługami leczenia, czy po prostu usługami. 
Zamiast wprowadzania SCT, należy skupić się na bardziej sprawiedliwych i skutecznych rozwiązaniach, takich jak regularne i rygorystyczne kontrole techniczne pojazdów na stacjach diagnostycznych. 
W ten sposób można eliminować z ruchu auta, które nie spełniają norm emisji spalin, bez wprowadzania zbędnych ograniczeń dla wszystkich mieszkańców.
Obecne granice i regulacje SCT są zbyt restrykcyjne, nie uwzględniają specyfiki miasta i mogą prowadzić do pogorszenia jakości życia mieszkańców Krakowa.

Nie zgadzam się z wprowadzeniem Strefy Czystego Transportu w obecnym kształcie ani w żadnej formie. Uważam, że SCT wprowadza zbyt 
duże ograniczenia dla mieszkańców i przedsiębiorców. Większość mieszańców nie ma możliwości szybkiej wymiany pojazdów.
To samo tyczy się mieszkańców spoza Krakowa, którzy do niego wjeżdżają. Zwłaszcza za pracą, usługami leczenia, czy po prostu usługami. 
Zamiast wprowadzania SCT, należy skupić się na bardziej sprawiedliwych i skutecznych rozwiązaniach, takich jak regularne i rygorystyczne 
kontrole techniczne pojazdów na stacjach diagnostycznych. W ten sposób można eliminować z ruchu auta, które nie spełniają norm emisji 
spalin, bez wprowadzania zbędnych ograniczeń dla wszystkich mieszkańców.
Obecne granice i regulacje SCT są zbyt restrykcyjne, nie uwzględniają specyfiki miasta i mogą prowadzić do pogorszenia jakości życia 
mieszkańców Krakowa.

1.6.25 14:09:15 Nie zgadzam się na strefę. Stop dla strefy. Stop dla strefy. Nie ma zgody na strefę. Nie ma zgody na strefę. Nie ma zgody na strefę. 
1.6.25 14:12:02 2 obwodnica - aleje 3 wieszczów - rondo mogilskie, grzegórzeckie, mateczny to takie must have. Nie mniej wszystko wokół iv obwodnicy a4/s52/S7 też jest OK Dojazd do wszystkich park and ride też warty rozważenia. Wtedy umożliwi komunikacją miejską dojazd to urzędów wojewódzkich, 

szpitali, itp.
Euro 4 dla PB i Euro 6 dla D jest OK. Nie mniej należało by zastanowić się nad uwzględnieniem hybryd z D. Ale to tylko rozważania. Jest OK Jest OK Jest OK zwłaszcza wyłączenie z SCT osób niepełnosprawnych 

1.6.25 14:12:24 Strefa powinna obowiązywać tylko na starym mieście. Każdy pojazd dopuszczony do ruchu drogowego powinien mieć prawo do wjazdu. Żadnych preferencji. Każdy pojazd dopuszczony do ruchu drogowego powinien mieć 
prawo do wjazdu.

Każdy pojazd dopuszczony do ruchu drogowego powinien mieć prawo do wjazdu. Każdy pojazd dopuszczony do ruchu drogowego powinien mieć prawo do wjazdu. Ewentualne preferencje dla osób niepełnosprawnych.

1.6.25 14:12:30 Za błędne jest przyjęcie wieku samochodu czy też normy euro. Pojazdy posiadaj swoją homologację gdzie jest wskazany wskaźnik emisji, właśnie w odniesieniu do takiego powinno się wprowadzać regulacje. Absolutnie złe podejście(!) Jeśli wprowadzamy strefę to dla całego miasta lub dla żadnej z jego części. Wprowadzanie jakichkolwiek 
enklaw spowoduje poruszanie się po całym mieście aut nie spełniających wskaźników emisji, z tłumaczeniem, że są w drodze do 
zwolnionego z podjazdu ośrodka. Jesli zwolnienia to dlaczego tylko seniorzy z Prokocimia? Co z innymi ośrodkami i szpitalami? Mają 
być tylko jedni uprzywilejowani?

Należy odnieść się do wskaźnika emisji, który jest wskazany w homologacji dla każdego pojazdu. Innym rozwiązaniem pozwolimy na wjazd samochodu z nowego z dużym silnikiem 
spełniającym normę euro, a zabronimy wjazdu pojazdu jaki ma emisję niższą ale nie ma normy bo został wyprodukowany wiele lat wcześniej. Samochody co roku przechodzą badanie 
technicznej są badane wskaźniki emisji, zatem w przypadku przekroczenia samochód nie otrzyma badania technicznego dopuszczającego do ruchu i/lub zostanie cofnięta nalepka 
pozwalająca na wjazd.
Jest wiele pojazdów posiadających euro 2 a emisje mają niższa niż wskazana w euro 6.

Należy zwiększyć ten okres do lat 10 z obowiązkiem udziału miasta w ponoszeniu 
kosztów wymiany pojazdów (zasady do szczegółowego określenia)

Jedynie w okresie do 5 lat i każda wpłata powinna iść na budżet wspomagający wymianę pojazdów mieszkańców miasta Krakowa Dla Krakowian minimum 10 lat, pojazdy specjalne ale muszą spełniać minimalnie emisję określona w uchwale RM, pojazdy 
zabytkowe/kolekcjonerskie ok, 

Dlaczego wyłączenie osób z niepełnosprawnością? Czy niepełnosprawność  ma upoważnić do zatruwania życia innym? Tu wymagane 
szczegółowe regulacja bo zaraz okaże się, że wszyscy to inwalidzi. Tu wjazd jedynie za potwierdzeniem wizyty u lekarza czy placówki 
medycznej.
Żadnej autoamtyzacji, to tylko koszt. Uprawnienie do przekazania Straży miejskiej, GDDKiA i Policji. Są fotoradary, zamontowane 
rejestratory w wielu miejscach wystarczy skorzystać z obecnej infrastruktury.

1.6.25 14:12:47 Granica Strefy - ścisłe centrum Do każdego szpitala powinien być dojazd własnym pojazdem. Czemu jest brany tylko pod uwagę w Prokocimiu... Pojazd powinien być sprawdzony przez stację kontroli pojazdów że specjalnym wpisem o stanie emisji spalin a nie branie pod uwagę roku produkcji samochodu. Często się zdarza że sam 
starsze są w o wiele lepszym stanie niż nowe . 

To jest absurd. Czym w zaistniałej sytuacji różni się taki sam pojazd osoby która mieszka 
w Krakowie a osoby która mieszka 3 km poza Krakowem? W takim wypadku osoby z 
Krakowa powinny opłacać składkę za wjazd na teren danej gminy. W takiej propozycji 
wychodzi iż tylko auta spoza KRK zanieczyszczają miasto. 

Totalny wyzysk. Miasto szuka dodatkowych środków od zwykłych obywateli. Sami nakładamy sobie pętlę na szyję. To jest wolne miasto??? Totalny kolejny paradoks. Dyskryminacja osób posiadających takie pojazdy mieszkających na obrzeżach KRK.

1.6.25 14:13:56 Nie chcę żadnej strefy czystego transportu! Nie chcę żadnej strefy czystego transportu! Nie chcę żadnej strefy czystego transportu! Nie chcę żadnej strefy czystego transportu! Nie chcę żadnej strefy czystego transportu! Nie chcę żadnej strefy czystego transportu!
1.6.25 14:14:05 Cały teren Starego miasta. Strefa powinna być mniejsza Strefa powinna być tylko na obszarze starego miasta. Niestety nawet nowsze samochody mogą zanieczyszczać środowisko, ważne są kontrole wszystkich poruszających się po mieście. Jak płacę podatki dla danego miasta to powinno być dofinansowanie do wymiany na 

nowszy model kosztem pojazdów wjeżdżających z poza miasta.
Jak płacę podatki dla danego miasta to powinno być dofinansowanie do wymiany na nowszy model kosztem pojazdów wjeżdżających z poza miasta. Wyjątki to tylko instytucje państwowe, wojsko, służba zdrowia itp.

1.6.25 14:14:21 Tak Wszystkie park and ride na wjezdzie do Krakowa Problem z zasobnoscia portfeli jest głównym powodem braku zmiany samochodów na nowsze, w dobie ubozejącego społeczeństwa ta nasza mała Europa ktora ma zbawić świat jest 
trochę śmieszna. A co z mieszkancami 2 milionowego Krakowa?! Ktos kto jest zmuszony dojezdzac nie moze wjeżdżać, a ludzie z Krakowa bez problemu. Gdzie równość obywateli?! 

Jeśli ma to dotyczyć to wszystkich nie tylko osób spoza Krakowa. Jesli okres przejściowy 
to dla wsztstkich

Jak placisz to jesteś eco czy przynosisz zysk, zastanówcie sie... Jesli dotyczy zabytkow to super

1.6.25 14:14:30 Powinna dotyczyć centrum miasta i pokrywać się ze strefą płatnego parkowania Mała ilość punktów, parkingów Euro 3 dla benzyn i Euro 5 dla diesla, dla wszystkich To jawna dyskryminacja osób spoza Krakowa Powina być doliczana w strefie płatnego parkowania Dyskryminacja innych użytkowników niezgodne z konsultacją 
1.6.25 14:14:35 Czyli przez 5 lat mam zmienić samochód bo włodarze miasta tak sobie życzą i najlepiej 

jeszcze wskażcie dealera u którego mam kupić ten samochód... No powiem że brawo 
najwięcej dostaną osoby o najniższym statucie... 

No bardzo fajne poprostu chcecie łupić ludzi jeszcze bardziej.

1.6.25 14:15:19 Tylko ściśle centrum 2014
1.6.25 14:15:48 SCT w granicach Pierwszej obwodnicy tj scisłe centrum Wszędzie poza scisłym centrum jako rozbój i skok na kase Pojazdy zaopatrzenia i przedsiębiorców
1.6.25 14:16:01 strefa tylko i wyłacznie w strefie Rynku Głównego w obrębie Plant tylko w obrębie Plant do czasu wyrejestrowania samochodu jeżeli strefa w obrębie Plant
1.6.25 14:18:57 Druga obwodnica bez ulic tworzących granicę np. al. Trzech Wieszczów. Kategoryczny sprzeciw aby niemal cały Kraków był strefą Do 3/4 Krakowa powinien być dojazd swobodny bez strefy. Dla samochodów spoza Krakowa ok.

Lokalizacja Dla mieszkańców Krakowa po 2030 roku. Silniki benzynowe rok produkcji 2010. Silniki diesla 2015 rok.
Powinien być wydłużony do 7 lat. Dobre Inwalidzi. Osoby po 70 roku życia.

1.6.25 14:19:16 Cały Kraków Tak Wszystkie pojazdy Powinno obowiązywać od 01.07.2025 Bez takiej możliwości Tylko pojazdy specjalne
1.6.25 14:19:44 Zmniejszyć strefę do ścisłego centrum i dla Diesla dopuścić normę euro 5, to bardzo ekologiczne pojazdy z filtrami cząstek stałych. Obszar jest zbyt duży. Tylko ścisłe centrum. Diesel euro 5 to bardzo ekologiczne pojazdy, spełniają wyśrubowane normy, mają filtry cząstek stałych. Euro 6 to przesada. Jest ok, ale strefa i tak jest niepotrzebna. Cała ta sfera to porażka, cywilizacja zachidnia od tego odchodzi. Nie dla strefy w całym mieście. Tylko ścisłe centrum.
1.6.25 14:20:07 Strefa powinna dotyczyc dzielnic wokol centrum Krakowa tylko. Wystarczajaca norma dla samochodow benzynowych  to Euro 3 , tak jak bylo w poczatkowych wersjach ustawy. Powinnien byc darmowy okres przejsciowy, min 2 lata.
1.6.25 14:20:37 SCT należy usunąć! Ew wyznaczyć granicę obejmująca ścisłe centrum.. Samochody benzynowe spełniające normy Euro 3 powinny być dopuszczone do ruchu tak jak to oryginalnie było ogłoszone.

Samochody z instalacją LPG powinny być traktowane na odrębnych zasadach ponieważ LPG to jedno z najczystszych paliw.

Jakie dotacje zaoferuje miasto w zwiazku z koniecznością wymiany sprawnego pojazdu? 
Dlaczego dyskryminowani będą obywatele których pojazdy przechodzą wymagane 
badania techniczne?

Bogaci będą bogatsi, a biedni biedniejsi.. taka sprawiedliwość.. Pojazdy z instalacją LPG!

1.6.25 14:21:55 Powinna obowiązywać w centrum miasta, na przykład w obrębie drugiej obwodnicy Krakowa Wszystkie park and ride powinny być dostępne. W jaki sposób dostać się do miasta na przykład od strony Złocienia? Nie ma tam 
praktycznie komunikacji miejskiej, ani parkingów 

Są zbyt wysokie w odniesieniu do przeciętnego wieku samochodu w Polsce Władze miasta w końcu znalazły sposób na opodatkowanie biedy. Ten pomysł byłby dobry gdyby dotyczył części miasta z dobrze rozwiniętą komunikacją miejską, gdzie nie mieszkają najbiedniejsi 
mieszkańcy Krakowa 

Ta grupa zwolniona jest poprawna. 

1.6.25 14:24:23 DK79 i DK75 powinny byc wyłączone na stałe tak jak obwodnica. Norma Euro3 dla samochodow benzynowych powinna byc dopuszczona w okresie przejsciowym, natomiast okres mozliwosci wjazdu za opłatą powinien zostac wydłużony nawet na stałe, 
lub np. zrownany z okresem wyłączenia Krakowia.
Docelowo standard powinien być ogólnokrajowy, taki sam dla wszystkich miast z STC.

Pozytywnie o ile od początku łatwo będzie można uiścić opłatę, np. zintegrowanie z Krakowska Karta Miejska a najlepiej przez płatność sms-ową. Najlepiej żeby wszystkie miasta ze strefą STC miały 
ta samą forme płatności. Poza tym okres mozliwosci wjazdu za opłatą powinien zostac zrównany z okresem wyłączenia Krakowian do 2030 lub nawet wydłużony na stałe. Elektroniczny system 
płatności umożliwi miastu regulacje ilości wjazdów stopniowo wzrastającymi cenami opłat i będzie elastycznym źródłem dochodów miasta...

1.6.25 14:24:32 Granice powinny wyznaczać ścisłe centrum Krakowa. Obszar do I obwodnicy byłby wystarczający. Jest to zły pomysł. Docelowe wymagania dot. silników Diesla są zbyt wysokie. Uważam, że mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni spod wymogów bezterminowo. To pokazuje, że ekologia jest na ostatnim miejscu, skoro mógłbym wjechać np. czołgiem, tyle że za opłatą. Wszyscy krakowianie powinni być zwolnieni z wymogów SCT.
1.6.25 14:24:57 Zmniejszyć granice do minimum,bo to nic dobrego nie bedzie ludzie są najważniejsi a nie idea ekoterroryzmu. Euro 4 jest to wystarczającą normą dla diesla i benzyny jakoś na świecie nie ma tyłu ograniczeń co chcecie wprowadzić Dlaczego jest więcej taksówek niż pojazdów komunikacji 

miękkiej,blokują buspasy tworzą korki I wypadki kto to kontroluje? A tak sie martwicie o emisję spalin ile oni tego produkują?
Nie bo mało kto będzie na tyle majętny żeby zmieniać auto w tak krótkim czasie na 
jakieś wydmuszki

Dobry pomysł ale z cena zdecydowanie za wysoka 200 złotych to maksymalnie Najlepiej zamknąć miasto dla wszystkich biednych i przyjezdnych a także dla pracujących w tym mieście i uruchomić tylko lotniska i same 
taksówki bo komunikacja jest za tania lepiej boltowi i innym płacić 

1.6.25 14:25:15 Witam moim zdaniem sct to dyskryminacja która polega na segregowaniu bogatych od biednych nie jest to zgodne konstytucją Polska Uważam że strefa sct powinna przebiegać wzdłuż aleji trzech wieszczów Jeśli są to stare diesle ale dla czego samochody z napędem LPG są też dyskryminowane Nie zgodne z konstytucją Oczywiście napewno kiedy będzie opłata zmieni to powietrze to jakaś paranoja Sct do kosza
1.6.25 14:25:28 Eoro3 Także przyjezdni nie każdego stać na nowsze auta to jest wykluczenie socjalne To jest tak jak okradanie bo mnie nie stać a teraz mam jeszcze płacić A grupa plepsu  nie będzie stać na wjazd i czy są badania na jakiej odległości od drogi zanika skażenie dwutlenku węgla 
1.6.25 14:26:16 Wprowadzanie strefy czystego powietrza jest bezsensowne. Gdyby to nie weszło większość ludzi by się cieszyła.
1.6.25 14:26:29 Ścisle centrum Głupota Głupota Głupota Głupota 
1.6.25 14:26:35 Te granice powinny być w obrębie drugiej, góra w obrysie trzeciej obwodnicy (trasa łagiewnicka itp), przecież i tak skoro ma być dojazd do p+r i innych punktów to jak będziecie to egzekwować? Zabijecie 

lokalny biznes tak jak było to na Kazimierzu tylko w dużo większej skali a sami dobrze wiecie i to mówiliście ze strefa wystarczyłaby nawet dookoła rynku, i to jest najrozsądniejsza opcja.
Wszystkie szpitale i tego typu strategiczne punkty, a jak ktoś będzie potrzebował szybko dostać się do szpitala wojskowego na 
wrocławskiej?

To jest jawne śmianie się w twarz ludziom, ilu mam znajomych którzy codziennie dojeżdżają 50km do pracy w Krakowie i w zeszłym roku kupili diesla z Euro 5, wystarczającego w 
poprzednim projekcie. Co mają teraz z tymi autami zrobić? Zapłacić miastu to wtedy przestanie truć? Jednak to euro 5 z poprzedniego projektu jest złe?

Do śmierci technicznej lub sprzedaży samochodu, flota sama się wymieni naturalnie Brakuje wam pieniędzy? 

1.6.25 14:26:42 Nie zgadzam się na wprowadzenie SCT. Nie ma podstaw by ograniczać mobilność osób, posiadających starsze pojazdy do kilku zaledwie miejsc. Zdecydowanie negatywnie. Nakładanie opłat na posiadaczy starszych aut świadczy o niezrozumieniu problemu, u podstaw którego leży niski standard życiowy ograniczajacy możliwości zakupu 
nowszego auta.

Nie ma podstaw do różnicowania grup społecznych ze względu na rodzaj posiadanego środka transportu. To dyskryminacja.

1.6.25 14:27:14 Sct jest idiotycznym lewackim pomysłem, jest dyskryminująca wobec części obywateli RP, a więc niezgodna z Konstytucją, wpływ na jakość powietrza będzie nieistotny co udowodniła już strefa np. 
Warszawska. Jedyna sensowna modyfikacja to nietworzenie tej strefy.

Uważam, że cała dyskusja o tej strefie jest bez sensu. Zamiast tego Miasto powinno lepiej zorganizować transport publiczny z rożnymi 
zachętami dla kierowców aby zostawiali samochody na peryferiach i w krótkim czasie mogliby dojechać w dowolne miejsce. 
Dotychczasowe rozwiązania są dalece niewystarczające, informacje są niespójne i jest ich mało. System zachęt jest o wiele bardziej 
skuteczny i lepiej odbierany od zakazów, zwłaszcza w Polsce (mentalność „pozaborowa”). Natomiast mając wybór, obywatel zawsze 
wybierze korzystniejsze dla siebie rozwiązanie, a jeśli transport publiczny taki będzie dla niego to wybierze tę opcję. Ten proces nie 
odbyłby się z dnia na dzień tylko płynnie poprzez lata ale byłby bardziej skuteczny bo zmieniałby trwale mentalność ludzi co 
przemieszczania się po aglomeracji. Wymagało by to na początku darmowego transportu lub symbolicznych opłat, które z czasem 
mogłyby się zwiększać do akceptowanych wciąż poziomów. Powinny być dostosowywane do aktualnego zainteresowania. 
Przypominam, że środki potrzebne na zorganizowanie strefy mogłyby zostać tutaj spożytkowane.

Uważam j.w. Uważam j.w. To jest jakaś alternatywa ale wciąż dyskryminująca. Ktoś kogo nie stać na najnowszy samochód musi wnosić dodatkową opłatę, a przecież jest mniej zamożny od tego co ma nowy samochód, więc to 
jest nierówne traktowanie obywateli, czyli nielogiczne.

Uważam, że rozwiązanie które zaproponowałem w pkt 2. całkowicie ucięłoby tę dyskusję.

1.6.25 14:27:29 Mam wrazenie ze w takim tempie to SCT nie obejmie nawet 1/3 miasta. Gdybysmy jednak mieli sie milo rozczarowac to warto tez ta strefa objac w przyszlosci: Zabierzow, Kryspinow, Rzaske, Zielonki, bibice, 
Dziekanowice, Libertow i Lusine

Ten obszar jest dobra propozycją, natomiast inne wazne miejsca dotycza okolic Nowej Huty, Zabierzowa, Rząski 1Okres przejściowy dla mieszkańców Krakowa  oraz osób dojeżdżających do Krakowa w celu wykonywania pracy zarobkowej  jest zbyt długi i powinien zostać skrócony do 2 lat, lub w 
łagodniejszej wersji powinien być dostosowany do tempa rozbudowy środków komunikacji miejskiej i możliwości dojazdu z obrzeży Krakowa do centrum, gdyż zwłaszcza ta komunikacja 
nie jest wystarczająco częsta.
Można tez rozważyć pomysł, aby od lipca 2026 roku samochody benzynowe mieszkańców powinny spełniać normę co najmniej Euro 3 (nawet 26 letnie samochody mogłyby wjeżdżać do 
strefy), a Diesle – Euro 5 (samochody nawet 17 letnie mogłyby wjeżdżać do strefy). Pozwoliłoby na wyeliminowanie najbardziej emisyjnych aut z ruchu miejskiego. Dla osób spoza 
Krakowa okres, w którym mogliby płacić za wjazd do miasta samochodem niespełniającym norm powinien zostać skrócony do 2 lat – do roku 2027.

Ten okres ograniczylabym do 2 lat Nałożenie opłaty 500zł miesięcznie na osoby dojeżdżające do Krakowa, który jest ich miejscem pracy zarobkowej to dość sporo i nie poprawi stanu powietrza w okresie przejściowym. Za tym 
ponownie konieczna jest intensywna rozbudowa różnych środków komunikacji z obrzeży Krakowa do centrum

Ustawa nadal mało wyraźnie uwzględnienia potrzeby osób chorych dojechania do szpitala w trybie nagłym bez względu na rodzaj pojazdu. 
U ustawie podkreślono głownie możliwość do jechania do szpitala w Prokocimiu, tymczasem ze szpitali krakowskich posiadających SOR ( 
np. Szpital, Dietla, Rydygiera, Wojskowy, im Narutowicza itd.) oraz rozrzuconych  ośrodków Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej 
korzystają w trybie nagłym mieszkańcy innych miast Małopolski i województw ościennych , zwłaszcza po tym jak zostały zamknięte 
mniejsze szpitale w sąsiednich województwach. Jest też duża grupa pacjentów onkologicznych dojeżdżających na terapie onkologiczne, 
często spoza miasta Krakowa, których należy zwolnic z mandatów

Liczba uprawnionych, których wyłącza się od zakazu wjazdu do Strefy jest zdecydowanie zbyt duża!!!!

 A.To oczywiste ze pojazdy Kancelarii Prezydenta RP powinny być wyłączone od zakazu wjazdu do Strefy. Ponadto samochody 
najważniejszych polityków w Polsce spełniają normy wjazdu do Strefy- nie wiem czy taki fakt należy jeszcze dodatkowo wypunktowywać w 
tym miejscu

 B.Pojazdy kościelnych osób prawnych- z uwagi na szeroka listę osób prawnych kościoła- lista dotyczy  praktycznie całego kościoła. Tu 
ograniczenia powinny być takie same jak w przypadku  innych instytucji. Uprawnieniami należy objąć tylko cześć instytucji kościelnych 
zwłaszcza związanych z niesieniem pomocy innym np. pojazdy braci sw Alberta itd. Nasuwa się tu również pytanie dlaczego uprawnienia 
wjazdu do strefy nie mają samochodów prywatnych, którymi dojeżdżają do pracy strażacy, policjanci, pielęgniarki i lekarze? Czy ich zawody 
są mniej potrzebne niż zawód księdza w plebanii?

 C.Pkt 5 projektu ustawy „zwolnieni  z zakazu wjazdu od dnia 1 lipca 2025 r. do dnia 30 czerwca 2030 r. pojazdy samochodowe”, które 
miedzy innymi sa pojazdami służbowymi a ich właściciele  za rok poprzedzający kontrole rozliczali w mieście Krakowie podatek dochodowy 
(tzw. PIT lub CIT)- przedłuży w nieskończoność  używanie starych aut.

1.6.25 14:28:33 nie wystarczy kontrolować stacje które na lewo podbijają dowody rejestracyjne dymiących samochodów jak wyżej reszta to komunizm co mało macie jeszcze podatków każdy ma prawo wjeżdżać jak dymi od tego są służby wychwycić zabrać dowód
1.6.25 14:28:40 Strefa nie powinna powstać w żadnym wypadku i w żadnych granicach. Tworzenie SCT to działanie na szkodę mieszkańców i Miasta. Nie powinno być żadnych ograniczeń wjazdu ze względu na emisję lub wiek pojazdu. Nie powinno być żadnych ograniczeń wjazdu ze względu na emisję lub wiek pojazdu. Nie powinno być żadnych ograniczeń wjazdu ze względu na emisję lub wiek pojazdu. Wprowadzanie opłat dla starszych samochodów to jest hipokryzja. Nie powinno być żadnych opłat za wjazd do miasta.
1.6.25 14:30:13 Droga dojazdowa do Park & Ride "Czerwone Maki" - chyba, że powstanie parking przy przecięciu dróg DK44/A4 Skrócić okres do 3 lat. Jeżeli uzyskane w ten sposób wpływy były by przeznaczone na rozbudową parkingów na obrzeżach strefy i skomunikowanie ich z transportem miejskim to tymczasowo jest to dobre rozwiązanie 

(np. do 2028 r). Jako rozwiązanie na stałe traktuje je jako szkodliwe i dające pole do nadużyć.
Usunąć instytucje kościelne z listy wyjątków. Nie ma najmniejszego powodu uprzywilejowywać ich bardziej.
A pojazdy specjalne ograniczyć tylko do maszyn budowlanych i to też tylko tymczasowo. 

1.6.25 14:31:43 Uważam że strefą powinien być objęty cały Kraków Uważam że ta propozycja jest optymalna Jest ok Nie zgadzam się, nie chce wdychać trującego powietrza 
1.6.25 14:32:23 Cała strefa nie ma sensu, utrudni zycie mieszkańcom, przedsiębiorcom, pracownikom. Kazdy pojazd z homologacja powinien jeździć wszędzie. Prawo nie powinno działać wstecz. Wywalić te głupoty do kosza, sprawić by komunikacja publiczna miała sens. Glupota. Sct to głupota.
1.6.25 14:32:44 Należy zrezygnować z pomysłu SCT, który jest absurdalny. Należy zrezygnować z wprowadzana SCT, ten pomysł.ejst absurdalny i szkodzi środowisku. Należy zrezygnować z tego pomysłu, wymagania SCT promują pojazdy, które znacznie bardziej szkoda środowisku niż stare. Proponuje 50 lat. *************, które potwierdzą, że nie chodzi o żadna ekologię, tylko wyciągnięcie pieniędzy od ludzi. Należy zrezygnować z tego idiotycznego pomysłu w całości, tzn. odrzucić SCT.
1.6.25 14:32:54 Strefa powinna obowiązywać w ścisłym centrum Krakowa. Nie powinno się dyskwalifikować pojazdów starszych które przechodzą wszystkie badania techniczne. Jest to wystarczający okres dla mieszkańców Krakowa na dostosowanie się do wymogów 

SCT.
Nie powinno być opłaty godzinnej. Z tą propozycją się zgodzę.

1.6.25 14:33:06
1.6.25 14:33:32 Tak Nie
1.6.25 14:33:56

Jako starsza osoba, mieszkaniec Krakowa nie zgadzam się na ograniczenia (zakazy) poruszania się starszymi autami po Moim Mieście. To jest wykluczenie osób mniej zamożnych, starszych i schorowanych.
Nie rocznik aut jest problemem zanieczyszczeń powietrza, lecz zaniedbania odnośnie parkingów park & ride. Brak co najmniej czterech pasów w jedna stronę na obwodnicy Krakowa ze 
zjazdami na parkingi i rozwinięcia TANIEJ( lub darmowej) komunikacji miejskiej z tych parkingów. 

Żadnych ograniczeń dla mieszkańców Krakowa. Chyba  że za 50 lat. Taki okres powinien 
być okresem do ograniczania praw,  bo wtedy człowiek się zastanowi czy budować się 
czy kupować mieszkanie w mieście co ogranicza prawa do swobodnego życia.  To są 
bardzo duże ograniczenia dla osób mieszkających mniej zamożnych, starczych, 
schorowanych w mieście Krakowie,

Szukacie wszędzie pieniędzy, wstyd. Zacznijcie szukać oszczędności finansowych od siebie. Jak zapłacisz to możesz zanieczyszczać powietrze i możesz wjechać do Krakowa. TO O CO CHODZI Z TĄ 
STREFĄ CZYSTEGO TRANSPORTU ???????  To następny podatek, który co jakiś czas będziecie modyfikować.

Nie pięć a pięćdziesiąt lat pojazdy mieszkańców Krakowa powinni być zwolnione spod zakazu wjazdu do Strefy. To jest bardzo duża zmiana 
zasad życia dla mieszkańca miasta Krakowa.  Do tego czasu niech Miasto zajmie się budową parkingów, drug, obwodnicy, rozwinięciem 
komunikacji miejskiej.

1.6.25 14:36:20 Jestem przeciwna wprowadzeniu strefy w Krakowie. Jestem przeciwna wprowadzeniu strefy w Krakowie. Nie powinno być ograniczeń co do standardów emisyjnych. Jestem przeciwna wprowadzeniu strefy w Krakowie, kiedykolwiek. Jest to dyskryminacja 
osób,  których nie stać na nowe samochody.

Kolejne wyłudzanie pieniędzy od ludzi.  Wszystkie pojazdy powinny być zwolnione z zakazu wjazdu. 

1.6.25 14:37:06 Zmodyfikować, zminimalizować, najlepiej nie wprowadzać. Propozycja sct absurdalna i propozycja granic absurdalna. Do **** se dojedźcie, absurdalna strefa z absurdalnymi granicami obowiązywania powoduje, że wyjątki też są absurdalne. Nie 
wprowadzać sct w całym mieście!

Absurd, tyle wystarczy. Jedno słowo wystarczy zeby okreslic powyższe zagadnienie. W ****** się wam ************. Może trzbylo od razu zakazać wjazdu i poruszania się pojazdami z 
silnikami spalinowymi bez wyjątku. ******...

Mózgi se wyłączcie, kto wpadł na takie ******** pomysły żeby jednych wykluczać, innym 
zakazywać.... w ogóle taki pomysł nie powinien ujrzeć światła dziennego.

Co to ma wspólnego z czystym powietrzem i ekologią? Jest to najbardziej popoerdolony wymysł w tej propozycji uchwały o sct. Dzielenie społeczeństwa, wykluczenie społeczne, ograniczenie 
dostępu do pracy, edukacji, usług i w ogóle do życia. Wprowadzanie podatków i nierówności i niesprawiedliwości społecznych. Tak oceniam. Pomysłodawców tego rozwiązania powinno się 
przykładnie ukarać.

******** sct powoduje, że te wyjątki są rownoe niedorzeczne i ************.

1.6.25 14:37:49 Strefa powinna dawać dostęp do pętli autobusowych np. linii 107 Soboniowice, aby okoliczni mieszkańcy mogli dowieźć uczniów szkół średnich do autobusu, w innym przypadku przewiduję masowe 
zawracanie na granicy sct, i wysadzanie dzieci przed strefą ,co jest zgodne z przepisami ale spowoduje duże utrudnienia w ruchu....

Tak jak napisałem powyżej,  dostęp do wszystkich pętli ulokowanych na obrzeżach Krakowa. SCT, dotknie w szczególności ludzi ubogich dla których wymiana auta na spełniające kryteria (+- 15 000zł) jest niemożliwa, sprawiedliwe byłoby umożliwienie wjazdu wszystkich już 
zarejestrowanych w Małopolsce aut, ale każdy noworejestrowany pojazd musiałby spełniać normy emisji jak w propozycji. Nie jesteśmy tak bogaci aby równocześnie wymieniać auta i 
ogrzewanie w domach...

Auta już zarejestrowane do momentu wyrejestrowania, większość posiadaczy starych 
aut to ludzie którzy z nich korzystają sporadycznie czasem co kilka tygodni , do lekarza 
czy rodziny...

Bardzo dobrze, ale należy to rozwiazanie utrzymać przez cały czas istnienia SCT, tak jak to jest w Barcelonie, tam można wjechać kilka razy w roku do strefy ..

1.6.25 14:38:13 walcie się ze swoimi durnymi pomysłami walcie się ze swoimi durnymi pomysłami walcie się ze swoimi durnymi pomysłami walcie się ze swoimi durnymi pomysłami walcie się ze swoimi durnymi pomysłami walcie się ze swoimi durnymi pomysłami
1.6.25 14:38:17 Zapoznałem.się i uważam, że granice strefy zostały wyznaczone bardzo dobrze. Proponowałbym jednak w przyszłości, gdzieś na granicy strefy może pomyśleć o jakimś dobrze skomunikowanym parkingu typu 

park and ride dla przyjezdnych i zwiedzających.
Norma Euro 4 dla silników benzynowych jest dobrze dobrana. Euro 6 dla diesli też. Problelem będą dopuszczalne wyjątki. Uważam to za błąd. Stare, śmierdzące gruchoty bez żadnych norm emisji spalin dalej 

będą jeżdzić tylko dlatego, że właścicelem jest mieszkaniec Krakowa. Samochód z normą 
emisji Euro 4 można kupić już za kilka tysięcy. Ale nikomu nie chce się wydawać 
pieniędzy. Należałoby z tego zrezygnować lub znacznie skrócić ten okres. Inaczej znów 
zacznie się rejestrowanie lewego meldunku czasowego i samochodów przez dziadków 
dla ukochanych wnuków ze śmierdzącymi gruchotami. Ludzi trzeba przymusić do zmian 
bo inaczej nic z tego nie będzie.

Proponowałbym to przemysleć. Śmierdzący dwusuwowy Trabant, Wartburg czy Fiat 126p, Fiat 125p i inne stare rzęchy, nie spełniające żadnych norm zapłacą i wjadą. Ale taki złom emituje ogromną 
ilość zanieczyszczeń. A my to wdychamy. Ustawiłbym granicę dla przyjezdnych na normie Euro 3. Byla ona już dosyć czysta i obowiązywala od 1999 r. Zdecydowana większość starych samochodów 
ją spełnia.

Proponowałbym przemysleć pomysł wyjątków i uwzględnił tylko te sensowne typu dźwigi, pojazdy budów itp. Nie rozumiem dlaczego 
pojawił się pomysł kampera jako wyjątku, przecież to zwykły samochód, powinien podlegać pod takie same regulacje, jak inne. 
Dopuszczanie licznych wyjątków skończy się jak zwykle, patologią. Powietrze się nie poprawi.

1.6.25 14:38:54 Takich norm nie mają nawet tak bogate państwa jak Niemcy 
Nie rozumiem czemu w jednym mieście jak np Warszawa jest euro 4 dla diesli a tutaj od razu euro 6 powinno to być jakoś unormowane w każdym mieście jednakowo
Nie jesteśmy na tyle bogatym krajem żeby sobie na takie coś pozwolić 

Czemu to ma służyc żeby się nie narazić mieszkańcom Krakowa 
Wszyscy podobno według prawa są równi 
i każdego powinno to samo obowiązywać bez wyjątku 

Żenada ewidentne pranie kasy na biedakach

1.6.25 14:39:31 Centrum czyli sam rynek jak najbardziej powinien być. 
1.6.25 14:39:31 Nie jest to dobra propozycja W ogóle nie powinno być wprowadzone Źle oceniam Zabytkowe mogą być 
1.6.25 14:40:09 Powinno się zdecydowanie zaostrzyć zasady. Obecne wyeliminują może promil najstarszych diesli, nie będzie miało to absolutnie żadnego przełożenia na zdrowie mieszkańców. Jeśli mamy wprowadzać takie 

limity, to nie róbmy sobie jaj i nie marnujmy publicznych pieniędzy na program który nie będzie działał 
Nie powinno być żadnych wyjątków bo dojdzie do wypaczeń Powinny być drastycznie zaostrzone Oczywiście, powinno być zero takich wyłączeń. Nie rozumiem jaka jest motywacja takich 

przepisów 
Tragiczny pomysł. O co tutaj chodzi? O zdrowie czy ratowanie budżetu miasta? Głupota. Kto się w tym połapie? Skończy się paraliżem i niemożliwością weryfikacji czy samochód wjechał zgodnie z prawem czy nie.

1.6.25 14:40:30 Kraków nie jest przygotowany do wprowadzenia strefy. Mieszkańcy z poza Krakowa pracujący w Krakowie nie będą mieli jak dostać się do miasta. Wystarczy rano przejechać się drogami wjazdowymi do 
Krakowa by określić skalę problemu.
Jeśli wprowadzać zakaz to gdzie parkingi darmowe ( powinny być dla posiadaczy kkm)???
Wystarczy zmniejszyć strefę do centrum miasta. 

Obszar nie jest dobra propozycja. Parkingi są za małe. I jest ich za mało. Wielu jadących od strony Wieliczki kierowców i tak zostawia 
samochody w Bonarce a dalej przemieszcza się komunikacją miejską.

 Należy zmniejszyć strefę do mostu dębnickiego od strony Wieliczki i do Azorów od strony północnej lokalizacja 

Klasyfikowanie samochodów według rocznika i norm euro są nieadekwatne do rzeczywistości.
Uważam że samochody powinny przejść analize składu spalin i dopiero wówczas na podstawie wyników sklasyfikować czy nadaje się do wjazdu w strefę.

Zaostrzenie przepisów do diesli 2018 do 2030r jest spora przesada. Uważam że to za 
mało czasu na wymianę samochodu. Uważam że powinno to zostać przesunięte co 
najmniej o kolejne 5 lat.
Mój diesel z 2016r ma obecnie 70 tys km. Za 5 lat będzie miał zaledwie ok 130 tys km 
przy moim użytkowaniu.

1.6.25 14:41:31 Jestem przeciw o wprowadzenie jakich kolwiek stef Nie powinno byc w Krakowie zadnej strefy CT na terenie Krakowa Dyskryminacja mniej zamoznych osob ktorych nie stac na drozsze samochody Jestem za dowolnoscia poruszania sie samochodow na terenie Krakowa bez wzgledu na 
wiek

Beznadzieja - jak wyżej

1.6.25 14:42:49 Wygląda na to że jest za duży obszar wystarczy ścisłe centrum Zła propozycja ....zwiększyć opłaty za parkowanie w  centrum i problem się rozwiąże kto będzie musiał to zapłaci Standardowo jest benzyna Euro 4 oraz Diesel Euro 5 wystarczy W centrum tak pozostałe obszary NIE Tak ale bez przesady... Nie bedzie miał kto pracować w tym mieście jak nie bedzie mógł wjechać bo Wasze pomysły są nie do przyjęcia czy to jest zrozumiałe? 
Chyba nie bo cały czas dążycie do zamknięcia  WASZEGO MIASTA! 

1.6.25 14:43:19 całkowity brak strefy całkowity brak strefy całkowity brak strefy całkowity brak strefy całkowity brak strefy całkowity brak strefy
1.6.25 14:43:34 Maksymalnie obręb starego miasta, dalej ruch normalny SCT powinna obejmować jedynie maksymalnie Stare Miasto a pozostałe dzielnice powinny funkcjonować normalnie Dla silnika diesla minimum Euro 5. Wszyscy powinni jeździć normalnie, bez strefy Dramat Generalnie tak ale w obrębie Starego Miasta a nie pozostałych dzielnic Krakowa 
1.6.25 14:43:56 Uważam że granice strefy powinny obejmować ściśle centrum i ograniczać przede wszystkim turystów i przyjezdnych a nie mieszkańców miasta.

Jestem mieszkanka Krakowa i od ponad 20 lat odkąd zaczęłam pracę odprowadzam tu moje podatki. Mam 3 dzieci, które uczęszczają do różnych szkół i placówek i rozwijające swoje zainteresowania w rizn6ch 
sekcjach. Logistycznie jest to dla nas niewykonalne aby poruszać się wyłącznie lub w dużej mierze komunikacja miejska, a nasze samochody obecnie spełniają normy, lecz za kilka lat już nie będą ich spełniać. 
Uważam Ti za niedopuszczalne i ograniczające moje prawo własności i moja wolność że nie będę mogła korzystać ze swojego samochodu we własnych osobistych celach. Równie niedopuszczalne jest 
zmuszanie nas do zakupu nowego samochodu, na który w chwili obecnej jak również w przyszłości może bas nie być stać.
Kraków powinien być przyjazny nam mieszkańcom. Nie tylko najbogatszym, ale też tym z klasy średniej, którzy ciężko pracują i razem chcemy dbać o nasze miasto. Ale nie naszym kosztem
Proszę o weryfikację granic strefy, tak jak to ma miejsce np. we Włoszech np. W Padwie, gdzie strefa dotyczy ścisłego centrum i nie utrudnia życia mieszkańcom miasta.

Jestem mieszkanka Gorki Narodowej. Jeśli to mają być punkty dojazdowe to obecną komunikacja jest absolutnie niewystarczajaca. 
Dojazd stąd w kierunku Nowej Huty lub Mistrzejowic praktycznie nie istnieje, a ma dotyczyć osób które rano będą się spieszyć do 
pracy czy szkoły.

Uważam że zameldowanych na pobyt stały mieszkańców Krakowa nie powinny poza ścisłym centrum obowiązywać wymagania dotyczące roku produkcji. Kraków ma być dla 
mieszkańców. Wszystkich, nie tylko bogatych.

Jak wyżej, wyłączenie bez ograniczen czasowych dla zameldowanych na pobyt staly Nie mam zdania Pojazdy rodzin z min 3 dzieci.
Utrzymanie i wychowanie dzieci na godnym poziomie w obecnych czasach sprawia, że inwestujemy w ich rozwój, edukację i przyszłość a 
nie w nowe samochody.
Ta grupa mieszkańców powinna być stałe wyłączona.
Również emeryci i osoby starsze, gdyż ich na pewno nie będzie stać na wymianę auta a tym samym uwiezicie ich i zamknięcie w domach

1.6.25 14:43:56 SCT na obszarze całego miasta jest niedopuszczalna. Powinna być co najwyżej od drugiej obwodnicy. Do wjazdu do strefy SCT powinny mieć możliwość pojazdy z normą EURO 5. Pojazdy spełniające tą normę, są pojazdami ekologicznymi. Jako napad na pieniądze prostego obywatela.
1.6.25 14:44:01 Stare miasto Inne miejscadiesel Diesel Euro 5ok Wszyscy na tych samych zasadach Dyskryminacja wyciąganie  pieniędzy z kieszeni Ok
1.6.25 14:45:18 Brak stref w Krakowie. Trzeba mieć na względzie wszystkich obywateli również tych najbiedniejszych, którzy nie mogą sobie pozwolić na tzw niskoemisyjne samochody W każde miejsce powinna być możliwość dojazdu samochodem bez żadnych ograniczeń Jestem przeciwnikiem nakładania ograniczeń poruszania się samochodem mieszkańców 

po mieście. Obowiązkiem władz miasta jest zadbanie o odpowiednią infrastrukturę dla 
samochodów, by rozładować korki, przez które zwiększa się stężenie spalin

Proponuję, by miasto zarabiało poprzez udogodnienia, które przyciagnie jak najwięcej mieszkańców którzy tu będą płacić podatki, a nie przez nakładanie dodatkowych danin

1.6.25 14:46:05 Tylko ściśłe centrum Krakowa To jest zbyt mała ilość propozycji , co to jest dojazd do szpitala w Prokocimiu, który i tak jest już przeciążony,a co z innymi 
placówkami? Ludzie myślcie.

Dlaczego diesel,który spełnia normy euro 4i 5 jest odsunięty,od wiazdu do Krakowa, co my to Niemcy, czy Bruksela  ich fanaberie i bogactwo które prowadzi kraje i Europę do upadku. Powinno być zniesione dla wszystkich odwiedzających Kraków Chora ironia, jak zapłacisz to możesz jechać, co liczy się tylko skok na kasę Nie ma to sensu cała ta strefa

1.6.25 14:47:01 Stare centrum miasta dla SCT tam gdzie jest duży ruch turystyczny. Obejmowanie całego miasta po granicach administracyjnych to totalne oderwanie od rzeczywistości. Nie, SCT tylko w starym centrum miasta. Żadne Euro normy jako wyznacznik tylko powinna być brana pod uwagę emisyjność danego samochodu jak już ma być sprawiedliwie. W myśl SCT Seicento 1,1l do strefy nie wjedzie bo 
normy euro nie spełnia ale nowy Range Rower z silnikiem 5l juz wjedzie ale UWAGA to ten pierwszy emituje mniej zanieczyszczeń.

Mieszkańcy posiadający auto nie wpelniajace wymagań przed wprowadzeniem SCT 
powinni być wyłączeni z tych wymagań dożywotnio lub do czasu spzedazy, złomowania 
auta. 

I pewnie masa papierkologi fi tego. Pomysł na minus. Kolejny genialny pomysł 50 wjazdów dla zabytków i pojazdów historycznych. Takie pojazdy powinny być z automatu zwolnione z restrykcji 
SCT.

1.6.25 14:47:07 Uwazam, ze okolice mieszkalne krakowa nie powinny absolutnie wchodzić w te strefę. Uważam, że rok produkcji samochodu do 2014 jest za krótki, nie stac nas na nowe samochody lub te z Euro 6. Rozumiem, ze mamy na to 5 lat, kecz kto kupi taki samochód? Za co mamy 
kupić nowe samochody skoro wyplata ledwo starcza na utrzymanie się, proponuje dofinansowania.

Tak jak mówiłam wyzej, to za krótki czas na zmiane, brak dofinansowań na nowe 
samochody.

Uważam ze to śmieszne, co jesli ktoś mieszka w okolicy Krakowa a pracuje w Krakowie? Wystarczy ze ktoś mieszka na granicy, wtedy nie zalicza zie on do tej reguły? 

1.6.25 14:47:28 JESTEM NA TAK



1.6.25 14:47:57 Strefa powinna dotyczyć tylko Starego Miasta. Przy takim podejściu nikt do sklepu nie dojdzie i nie pojedzie. Skorzysta na tym 
biznesowo Wieliczka, Niepołomice i inne ościenne miejscowości. Nikt nie będzie ekstra płacił za wjazd, żeby zakupy zrobić.

Są za wysokie. Dla diesli powinno być Euro 5. Ludzie prędzej zrezygnują z przyjazdu do Krakowa niż zapłacą za wjazd.

1.6.25 14:48:17 Moim zdaniem powinna być ona tylko w ścisłym centrum. Jest duża grupa ludzi takich jak studenci która dojeżdża do Krakowa autami a nie stać ich na nowsze pojazdy . Moim zdaniem należy też wziąć pod 
uwagę że większości społeczeństwa poprostu na to nie stać.

Na obszarach które nie leżą w centrum nie powinno być strefy. Moim zdaniem są one dobrane zbyt surowo . Nawet w zachodnich krajach nie ma aż tak restrykcyjnych norm. Każdy powinien być równy. Totalny bezsens. Auto które jest szkodliwe ale zapłaci już jest git? Zwykły skok na kase

1.6.25 14:48:29 Nie zgadzam się . Nie każdego stać na zakup nowego samochód spełniającego norm, ludzie musieli by brać kredyt na zakup A w dzisiejszych czasach nie każdego na to stać. Nie Nie Nie Uważam że to jest zły pomysł czyli Kraków będzie miastem tylko dla bogatych, a reszta niech  siedzi w domu . Komunikacja publiczna źle działa i problem jest z dojechaniem do miejsca pracy z poza 
Krakowa .

1.6.25 14:48:45 Strefa powinna zostać ograniczona tylko do Rynku i najbliższych okolic. Wprowadzanie strefy bez zbudowanych parkingów dla osób dojeżdżających z poza Krakowa to dyskryminacja i wyłączenie 
komunikacyjne. Strefa ma sens tylko przy darmowej i rozbudowanej komunikacji publicznej.

Szpitale są zlokalizowane w różnych punktach miasta - do każdego z nich powinien być możliwy dojazd. Oprócz szpitali dojazd 
powinien być możliwy do szkół, przedszkoli i żłobków a także przychodni. Dodatkowo do jednostek administracji powiatowej i 
wojewódzkiej oraz sądów. 

Rok produkcji nie powinien być wyznacznikiem możliwości wjazdu na teren strefy. Takim wyznacznikiem powinna być pojemność silnika. A jak kogoś nie stać na nowy samochód? Dodatkowo to jest dyskryminacja osób 
dojeżdżających do pracy z poza Krakowa. 

To musi być ale nie można pobierać dwukrotnej opłaty raz za wjazd a drugi raz za płatne parkowanie.

1.6.25 14:48:50 SCT powinna obowiazywac tylko i wyłacznie obszar rynku głownego z przynaleznymi uliczkami reszta miasta powinna byc wolna od SCT ,straca na tym handel i biznesy bo ludzie nie beda juz przyjezdzac do 
miasta na zakupy ,zrobią to na przedmiesciach gdzie sklepy sa dobrze zaopatrzone ,a SCT to wymysł nieuzasadniony.

Ja uwazam ze seniorzy  nie powinni  zostac obieci SCT ,kto ich dowiezie do lekarza czy szpitala ,a do miasta jezdza bardzo rzadko 
zatem zostawcie ich w spokoju.

Dla mnie nie powinno byc żadnych rocznikow ,bo dzisiaj mamy badania techniczne samochodów co rok i badanie emisyjne takze zatem skoro moj samochod miesci sie w normach na 
badaniu emisyjnym to jakim prawem ma byc wykluczony przez was rocznikiem produkcji

Powinno byc minimum 10 lat. Oceniam bardzo zle !!!!!!!!!!! bo czy wam chodzi o czyste powietrze? ,czy o robieniu interesu na oplatach ,to jest manipulacja spoleczenstwem. SCT nie powinna obowiazywac emerytów ,po 70 roku życia ,samochody historyczne/zabytkowe nie powinny miec przywileju bo niby 
dlaczego? przeciez one tez spalaja paliwo ,zatem lepiej dac ten przywilej emerytom

1.6.25 14:49:26 Żeby wszystkie auta mogły wjeżdzać do Krakowa 
1.6.25 14:50:36 Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko ulice w Śródmieściu. Pozostałe dzielnice nie powinny być w strefie. Ponownie mówię że Stefa czystego transportu powinna obejmować tylko śródmieście . Nie można ograniczać ludziom możliwości 

leczenia,  pracy tylko dlatego że są biedni i jeżdżą starszymi samochodami .
Uważam że kierowanie się tylko normą Euro jest bardzo krzywdzące i nie rozwiązujące problemu, ponieważ osoba użytkująca dizel eur 4 ale bardzo dbająca o stan techniczny 
samochodów i tankująca paliwo na sprawdzonych stacjach benzynowych będzie mniej zanieczyszczała środowisko niż samochód z normą euro 5 którego stan techniczny kompletnie 
odbiega od pozytywnego    . Czy ktoś zastanowił się nad takim problemem ?

Czy władze Krakowa proponują mieszkańcom inne rozwiązanie ? Np dopłaty do 
elektrycznych samochodów ?

Jest to jakieś rozwiązanie, 

1.6.25 14:51:24 Ścisłe centrum Benzyna euro 4 diesel euro 5 5 lat Za wysokie opłaty od Pracownicy z poza krakowa
1.6.25 14:53:03 TO JEST ABSURD TA STREFA ZERO STREFY ZERO STREFY ZERO STREFY ZERO STREFY ZERO STREFY
1.6.25 14:53:30 SCT powinna obowiązywać między ul. Dietla i Alejami a nie żeby zamykać cały Kraków. Jestem emerytem i nie stać mnie na nowe auto, mam diesla z 2006r. W moim wieku nie wyobrażam sobie kupić w sklepie 

budowlanym np. worka gipsu i nieść go do autobusu MPK i później do domu gdzie od przystanku mam 650 metrów. Natomiast kupno worka gipsu z transportem nie jest realne przy mojej małej emeryturze 
gdzie za transport muszę zapłacić około 40 zł. W tym wypadku my jako emeryci jesteśmy dyskryminowani. Dlaczego urzędnicy myślą tylko o tych bogatych, a my co, to już na śmietnik ??

Dlaczego emeryci nie mogą posiadać własnego samochodu aby poruszać się po części miasta. A co po 5 latach?  mój samochód nie będzie młodszy a i ja chciałbym dłużej pożyć chyba 
że mam już wyznaczony termin zejścia z tego świata. 

Tzn. ze jak zapłacę to powietrze już będzie czyste?. Co się stanie z opłatami , czy to samo co z ETS ? ,
gdzie wpłacamy grube pieniądze i przepadają

1.6.25 14:53:50 SCT winna byc ograniczona do promienia 250m od siedzib Urzedu Miasta oraz Rady Miejskiej oraz budynkow w ktorych znajduja sie biura ww ogranizacji. Teren miasta Krakowa. CALY. Standardy EURO zezwalajace na wjazd winny ilustrowac co najmniej poziom 85% pojazdow zarejestrowanych na terenie miasta aby unkinac wykluczenia komunikacyjnego ludzi ubogich. Radni miejscy oraz urzednicy Urzedu Miasta winni byc wykluczeni z 5letniej karencji. To bardzo dobre rozwiazanie ktore powoduje dodatkowy ciezar finansowy dla BPJ (bidnych ************** Januszy), ktorych nie stac na nowszy pojazd. Tekst punktu 6 jest sprzeczny z tekstem punktu 4, tak wiec jeden z nich klamie. Ktory? A moze wszystkie i SCT nie obejmujaca pojazdow 
prywatnych i sluzbowych ekooszolomow to jeden wielki skok na kase?

1.6.25 14:54:59 Nie wprowadzać lub wprowadzic w symbolicznym zakresie Cały Kraków nieuczciwe złe nikt nie powinien być uprzywilejowany
1.6.25 14:55:10 Nie wprowadzać SCT.

Mieszkańcy tego nie chca
Nie wprowadzać SCT.
Mieszkańcy tego nie chca

Nie wprowadzać SCT.
Mieszkańcy tego nie chca

Nie wprowadzać SCT.
Mieszkańcy tego nie chca

Nie wprowadzać SCT.
Mieszkańcy tego nie chca

Nie wprowadzać SCT.
Mieszkańcy tego nie chca

1.6.25 14:55:48 Jestem przeciwko SCT Seniorzy powinni miec dostep do kazdego miejsca i nie powinni byc obieci SCT To jest pomysł nie do przyjecia mamy coroczne badania techniczne wraz z emisja spalin wiec skoro moj samochod przechodzi te badania ,to powinien miec prawo wiazdu do SCT 10 LAT Zle !!!!!!!!! to juz widac ze miasto chce robic biznes na kierowcach i zarabiac krocie ,o to chyba nie oto chodzi Tylko emeryci powinni miec wiazd do miasta bo sa pozostawieni czesto samym sobie i nie moga liczyc na niczyja pomoc ,reszta powinna 
byc traktowana na rowni

1.6.25 14:57:17 TYLKO SCISLE CENTRUM KRAKOWA Nie jest dobra propozycja. A co z ludźmi, którzy dojeżdżają do pracy. To jest dodatkowy podatek dla biedniejszego społeczeństwa którzy muszą dojechać do pracy , a nie mogą zmienić samochodu.
1.6.25 14:57:41 Jestem przeciwny wprowadzaniu strefy czystego transportu jest to ogromny błąd. Jestem przeciwny wprowadzaniu strefy czystego transportu jest to ogromny błąd Muszą być dopuszczone starsze auta.

Jestem przeciwny wprowadzaniu strefy czystego transportu jest to ogromny błąd
Jestem przeciwny wprowadzaniu strefy czystego transportu jest to ogromny błąd To jest kradzież. Ograniczenia swobody konstytucyjnej. 

Jestem przeciwny wprowadzaniu strefy czystego transportu jest to ogromny błąd
Jestem przeciwny wprowadzaniu strefy czystego transportu jest to ogromny błąd

1.6.25 14:57:47 Ta propozycja jak i większość "pomysłów" eko jest niezgodna z konstytucją i ogranicza podstawowe prawo swobody poruszania się a całą ideą jest pogłębienie segregacji społecznej. Miasto (i nie tylko Kraków) nie jest prywatnym folwarkiem rządzących. Zapominacie z czyich pieniędzy finansowane są pensje na 
ponadprzeciętną ilość urzędników.

Prawo co do zasady nie działa wstecz a to oznacza, że pojazd dopuszczony do ruchu na terytorium PL otrzymał je bezterminowo i nie może być nakładane obostrzenie w poruszaniu się 
nim w chwili gdy posiada aktualny przegląd potwierdzony przez stację diagnostyczną.

Kolejny przykład segregacji klasowej wykluczającą mieszkańców ościennych gmin i 
miejscowości oraz kolejny przykład rażącego naruszenia Konstytucji.

Oczywiście kto bogatemu zabroni czyli nie o ekologię a o pieniądze na szerzenie urzędniczych absurdów. Po raz kolejny segregacja klasowa pełną gębą. Pojazd zabytkowy powinien być jako pierwszy wpisany do zakazu ponieważ nie podlega żadnym wymogom emisyjności a dodatkowo nie 
przechodzi corocznych badań technicznych tym samym stan jego jest tylko subiektywną oceną wlasciciela.

1.6.25 14:58:20 Ścisłe centrum  czyli rynek główny  i to wszystko a niecałe miasto . Powinno zostać jak do tej pory . Auta benzynowe jak ustalono a disle od EURO 5  bo to nie samochody są złe a zabudowa miasta i przez to brak przewietrzania ograniczyć pozwolenia na budowę bo to w tym problem Oczywiście że źle bo my Polacy nie jesteśmy tak bogacić jak reszta uni i nie można tak 
robić by luzdzi zmuszać do pozbywania sie dobrych samochodów. 

To jawne wyciąganie od ludzi pieniędzy żeby płacili za wjazd przecież wszyscy płacimy podatki i to powinno wystarczyć. A co po pięciu latach wszyscy będą bogacić i będzie stać na nowe auta brawo kraków. 

1.6.25 14:58:58
1.6.25 14:59:00 Tylko scisłe centrum - stare miasto. SCT tylko w ścisłym centrum SCT tylko w ścisłym centrum Nie zmieni to ewentualnych zanieczyszczeń powietrza - jest to wyciaganie pieniędzy od biedniejszych ludzi.
1.6.25 14:59:01 Uważam, że to nie norma powinna być wyznacznikiem tylko wynik badania spalin. Nawet nowe, ale zaniedbane silniki diesla mogą kopcić. A jeśli samochód jest stary, czy nawet 

zabytkowy, ale jego spaliny są ok, to dlaczego zabraniać mu wjazdu?
Absurdalne. Albo chodzi o czyste powietrze, albo o jakiś dziwny rodzaj apartheidu. Kolejny absurd. „Jesteś biedny i nie stać Cię na nowy samochód - będziesz jeszcze biedniejszy”. Jesteś bogaty - możesz mieć wszystko gdzieś. Jaki jest cel SCT?

1.6.25 15:00:08 Strefa powinna obowiązywać tylko i wyłącznie w ścisłym centrum Krakowa, usprawniając tym samym ruch komunikacji miejskiej. Wszystkie parkingi P&R Powinny mieć zakaz diesle Euro4 gdyż nie posiadają filtrów cząstek stałych i Benzyny Euro4. Poprawić funkcjonowanie komunikacji miejskiej. Jest to dodatkowe sięganie do kieszeni kierowcy. 
1.6.25 15:00:54 Brak strefy Brak strefy Brak wymagań Brak terminu Nie powinni być strefy Nie powinno być strefy
1.6.25 15:01:49 Tylko Stare Miasto MCOO w Krakowie, Nowa Huta, Bonarka, hala targowa Diesle euro 5 Krakowian nie stać na wymianę samochodów Nikt za to nie zapłaci. Prędzej do ZOO do Warszawy bym pojechała, niż w takiej sytuacji do Krakowa Pracownicy samorządowi pracujący dla jednostek organizacyjnych Gminy Miejskiej Kraków 
1.6.25 15:03:44 ścisłe centrum krakowa caly krakow powinien byc dostepny do przejazdu niech nie bedzie to obligowane standardami euro poniewaz niektore samochody mimo ze konstrukcyjnie sa przystosowane pod euro 5 nie mają go poniewaz najzwyczajniej w latach ich 

produkcji euro 5 nie istnialo dobrym pomyslem bedzie zeby auto musialo posiadac katalizator oraz filtr czastek stalych bez wzgledu na standardy euro
dyskryminacja osob mieszkajacych poza krakowem zarabianie na kierowcach ktorzy nie maja wyboru i musza wjezdzac do krakowa znowuz dyskryminacja najuboższych dyskryminacja najubozszych ktorych nie stac na zmiane auta i ludzi spoza krakowa np wieliczki

1.6.25 15:04:08 Uważam, że SCT w Krakowie powinna być zmodyfikowana i powinna obejmować tylko ścisłe centrum miasta. Dojazd powinien być możliwy w większości obszaru miasta. SCT, euro 3 dla benzyny, euro 5 dla diesla. Okres przejściowy powinien obowiązywać dla wszystkich kierowców. Takie rozwiązanie nie rozwiązuje w ogóle problemu a jeśli już to powinno dotyczyć bardzo starych samochodów z przed 2000 roku.
1.6.25 15:08:13 Bezdyskusyjnie, ze strefy powinny być wyłączone drogi dojazdowe do WSZYSTKICH parkingów "Park and Ride". Dostępne dla każdego powinny być ulice dojazdowe do wszystkich parkingów "Park and Ride", wszystkich szpitali poza ścisłym 

centrum a także centrów biznesowych w których pracuje duża ilość ludzi z poza Krakowa.
Euro 4 dla diesli jeszcze przynajmniej przez 2-3 lata. To jest ok. Jako skrajnie głupie, bo ani to nie sprawi że auto będzie bardziej ekologiczne, ani nie będziecie w stanie tego sprawdzić. Osoby pracujące w Krakowie lub których dzieci uczęszczają do przedszkoli/szkół w Krakowie.

1.6.25 15:08:38 Jeżeli już jesteśmy zamordystycznie zmuszani to. Granice nie powinny iść dalej niż rynek i ścisłe jego najbliższe okolice. Nie dalej. Inne opcje niż ograniczenie sie do rynku jest to zamordyzm niestety i zarabianie 
na naiwnych bo powinien być badany stan techniczny pojazdów czy ma emisję taką jak założył producent gdy pojazd był nowo produkowany czy nie. I tyle.

Wolne powinno być generalnie całe miasto a zamiast tego ogromne kontrole stanu technicznego emisji pojazdów czy są takie jak 
założył producent gdy pojazd był nowy.

Zamiast zakazu wjazdu, zrobić ogromne kontrole emisji spalin. Możnaby powołać nową jednostkę która by się tym zajmowała i eleiminowała nie zadbane samochody. TAK dla kontroli 
stanu technicznego, nie dla SCT w postaci zakazu wjazdu!

SCT nie powinno istnieć a jedynie kontrola stanu technicznego pojazdów czy spełniają 
założenia producenta!

jeżeli nie ma innej opcji to opłata miesięczna powinna zostać dopuszczona. Ja jednak jestem za kontrolą stanu technicznego pojazód jeśli chodzi o emisję a nie zakaz wjazdu bo jest to polowanie na 
zarobek na biednych! Robienie strefy dla bogatych. Poza tym argument że zmniejszą się korki bomiasto jest zbyt zakorkowane też jest bezsensu bo prędzej czy później Polacy zamienią na nowsze 
auta swoje starsze i znowu ci co mieli auta i je stracę, mieć je będą.

Wszystkie pojazdy powinny być dopuszczone a zamiast zakazu powinny być masowe kontrole stanu technicznego pojazdów czy spełniają 
założenia producenta co do emisji spalin!

1.6.25 15:08:59 Uważam cały ten pomysł za zwykłą głupotę i żerowanie na biedniejszyvh mieszkańcach.
1.6.25 15:09:10 Uważam ze granice strefy czystego transportu powinny obejmować tylko ściśle centrum Krakowa, z możliwością płatnego wjazdu dla starszych samochodów. Wprowadzanie strefy czystego transportu w 

granicach całego miasta jest dyskryminacja ludzi na podłożu ekonomicznym, co nawet jest nie dopuszczalne i zapisane w konstytycji RP. Ludzie mają problemy finansowe związane z drożyzna i długi np po 
covidzie, a wjazd do miasta samochodem dostawczym jest niezbędny w celu poprawienia sytuacji materialnej. 

Jak niby Park and Ride ma sprawdzić że przedsiębiorca z po za Krakowa dostarczy towar, materiały budowlane, wykona usługę? Uważam ze standard euro powinien być mocniej liberalny. Diesel z euro 3 który jest zadbany nie emituje tak dużo spalin jak diesel z euro 6 z wycięty filtrem i scr. Dodatkowo flota 
pojazdów sama się unowocześnia i tego typu samochody znikną samale z dróg tak jak zniknęły Stary, Jelcze, Polonezy itp

A dlaczego mają być poszkodowani mieszkańcy z po za Krakowa którzy muszą wjechać 
do auta np w związku z działalnością gospodarczą? Dlaczego wjeżdżając 20 razy w roku z 
np stołem ja mam być poszkodowany a mieszkaniec Krakowa z nowym autem z euro 6 
może wozić wszędzie się?

Osoba która spełnia wymogi euro nadal będzie mogła jeździć np nowym suvem cały dzień po mieście emitując tony zanieczyszczeń a osoba która musi wjechać na moment do miasta w konkretnym 
celu jest dyskryminowana.

1.6.25 15:09:43 Tak tą strefę należy zmodyfikować, a mianowicie utworzyć ją wokoło rynku głównego  i nie utrudniać życia mieszkańcom Krakowa i osobą które tu pracują , obecny prezydent Krakowa obiecał miasto przyjazne 
mieszkańcom i co z tego wynika? Jak zwykle nic, może Konfederacja będzie słuchała głosów mieszkańców ?

1.6.25 15:11:00 strefa czystego transportu powinna obejmować tylko teren wokół rynku głównego i teren wokół placu nowego na kazimierzu obszar ten jest zdecydowanie za mały, powinien obejmować cały teren alei, mogilskiej, grzegorzeckiej norma euro 5 dla silnika diesla jest zdecydowanie za wysoka, powinna być max euro 3. Rocznik samochodu min. 2007, samochody roczników 2014 nawet nie spełniają euro 5. Miasto 
powinno skupić sie na wyeliminowaniu niesprawnych samochodów - dymiących na czarno, na niebiesko a nie na normie w dowodzie rejestracyjnym. Największym problemem są busy 
PKS z roczników 90tych zostawiających na przystanku czarna chmurę 

dla mieszkańców Krakowa powinny być znacznie obniżone wymogi, okres przedłużony 
do 10 lat. 

jest to skok na pieniądze podatników, natomiast i tak lepsze rozwiązanie niż brak możliwości jakiegokolwiek dostania się autem niespełniającym wymagania samochody zabytkowe/historyczne - powinny mieć całkowite pozwolenie na wjazd, ponieważ jest to dobro kulturowe, historyczne i 
powinno się doceniać osoby posiadajace pojazdy tego typu. 

samochody należące do krakowian - powinny być zwolnione ze strefy conajmniej 10 lat 

1.6.25 15:11:01 Granicę strefy czystego transportu należy zmodyfikować tak żeby była maksymalnie w rejonie ograniczonym tzw. drugą obwodnicą. Strefa czystego transportu powinna być ograniczona do obszaru wewnątrz drugiej obwodnicy wtedy nie trzeba będzie tworzyć takich 
miejsc.

Standard emisji euro dla aut dopuszczonych do poruszania się w strefie czystego transportu, zarówno diesli jaki benzynowych, powiniwn zostać na maksymalnie euro 5 (powinny być też 
uwzględnione auta które nie maja tej normy ale spełniają jej parametry), z tego wymogu powinny być zwolnione auta które właściciele zakupili przed wejściem w życie obowiązywania 
strefy.

Z wymogów strefy powinny być zwolnione wszystkie auta zakupione przed wejściem w 
życie strefy czystego transportu, zarówno mieszkańców Krakowa jak i te spoza miasta, 
dla reszty okres przejściowy powinien wynosić przynajmniej 10 lat

Zaproponowane opłaty są zdecydowanie za wysokie, no i co z osobami które już mieszkają w takiej strefie, one też powinny mieć możliwość opłaty za poruszanie się po SCT autem nie spełniających 
jej wymogów, ale zdecydowanie niższej (maksymalnie 100 zł za miesiąc, 5 zł za dzień, 50 gr. za godzinę), może być na to możliwość wykupienia winiet, nawet online, chcesz jechać przez strefę to 
płacisz za dany okres, np. kilka godzin, dzień, tydzień, itp., nawet właśnie mieszkając w strefie. Parkowanie auta w strefie nie powinno obciążać go opłatami za przebywanie na terenie SCT.

Z wymogów strefy czystego transportu powinny zostać zwolnione wszystkie auta zakupione przed wejściem w życie obowiązywania takiej 
strefy.

1.6.25 15:11:25 Uważam 5 lat wyłączenia za dobry pomysł, natomiast jako młoda osoba uważam, że 
zapis o tym, że "wyłączenie to będzie obejmowało wszystkie pojazdy zakupione przed 
wejściem w życie Uchwały" wyklucza z możliwości skorzystania z tego zapisu osoby takie 
jak ja, które dopiero zbierają na swoje pierwsze auto i planują jego zakup w perspektywie 
paru/parunastu miesięcy. Wiele młodych osób zwyczajnie nie ma środków na zakup auta 
spełniającego normy SCT, planują więc zakup starszego samochodu. Uważam, że jako 
mieszkańcy Krakowa też powinni móc skorzystać z wyłączenia do 2030r. nawet jeśli nie 
są w stanie zgromadzić środków na samochód przed wejściem ustawy w życie.

1.6.25 15:12:22 Należy całkowicie zaprzestać stosowania ekoterroryzmu i robienie dla ludzi takich obostrzeń, jakoby tylko najzamożniejszych ma stać na wjazd do Strefy. Żadne miejsce na ten pomysł nie jest dobry. 
Całkowicie anulować.

Uważam, że kierunek obrany w Europie jest irracjonalny i przeczy badaniom na temat emisji spalin. Powinno się iść w stronę filtrów na rury wydechowe. Przecież ogromna część ludzi pracujących w Krakowie nie będzie miała jak dotrzeć do 
pracy.

Każde tego typu rozwiązanie łamie zasady wolności. Uważam, że ta lista jest sztuczna, a najnowsze BMW na zielonych rejestracjach nie mniej zanieczyszcza powietrze niż stary Volkswagen 
Polo.

1.6.25 15:12:26 Jesteście bezlitośni.
Ciągle cięcia transportu publicznego z okolicznych wsi powodują, że czasem nie ma innej możliwości jak wjazd głębiej do Krakowa własnym pojazdem. Wyśrubowane warunki, jakie trzeba spełnić, by móc 
wjechać od lipca 2025 do Krakowa to splunięcie w twarz wszystkim tym, którzy pracują w Krakowie, a mieszkają poza. Euro 6? Rok produkcji najdalej 2014? Kogo stać na takie samochody? Czy to na pewno 
jest możliwe do spełnienia przez statystycznego Polaka? Nie sądzę. Smutne, bardzo smutne.

Park and Ride na Górce Narodowej to płatna opcja. Ograniczona w ilości miejsc. To naprawdę aż takie udogodnienie wg Państwa? Kompletne przegięcie z narzucaniem normy Euro6 i z rokiem produkcji 2014 dla diesli. Mało kogo stać na taki samochód. Weźcie pod uwagę realia, a nie Wasze widzi-mi-się. Jeśli chcecie wprowadzać sct, zróbcie także okres przejściowy dla osób pracujących w 
Krakowie. My też tu zostawiamy nasze pieniądze.

500zł miesięcznie? 3-krotność biletu miesięcznego na strefę I+II, kogoś poniosło. Osoby pracujące w Krakowie. 

1.6.25 15:13:14 SCT może objąć maksymalnie obszar Starego miasta czyli linie wytyczoną przez pierwszą lub drugą obwodnicę. Wprowadzenie dłuższego okresu przejściowego. 5 lat dla mieszkańców Gmin osciennych Opłaty zbyt wysokie Mieszkańcy gminy ościennych (powiatu krakowskiego)
1.6.25 15:13:26 Strefa w pierwszym etapie powinna obejmować swoimi granicami tylko obszar ograniczony do wnętrza II Obwodnicy z możliwością dojazdu do Dworca Głównego który można realizować od strony ul. Wita 

Stwosza, wraz z obszarem Starego Podgórza, Kazimierza, Ludwinowa oraz opcjonalnie obszar Dębników. Na takim obszarze łatwo się przemieszczać zbiorkomem, ze względu na dostępność tramwajów i 
autobusów. Dopiero po zweryfikowaniu jaki wpływ na jakość powietrza ma tak wprowadzona strefa, można rozszerzać jej działanie. Dodatkowo wraz z rozszerzaniem SCT równolegle powinny być prowadzone 
prace nad zagęszczeniem siatki tramwajowej aby maksymalnie ułatwić poruszanie się po mieście (za wzór komunikacji tramwajowej stawiając Melbourne). 

Dojazd powinien być zapewniony do każdego zespołu P&R oraz do głównych węzłów komunikacyjnych t.j. Dworzec Główny czy MDA, 
a także powinien być zapewniony dojazd do Tauron Areny - w obecnym układzie, gdy w Arenie odbywa się jakakolwiek impreza 
zbiorkom jest całkowicie niewydolny co widać po tysiącach ludzi oczekujących na przystankach i próbujących się wydostać z terenu 
Areny. SCT w Krakowie powinna być wzorowana na Warszawie, która wprowadziła SCT tylko w centralnej części miasta.

Względem samochodów z silnikami Diesla wprowadzenie normy EURO6 jest bardzo rygorystyczne i bezprecedensowe - nawet Warszawa dopuszcza w pierwszym etapie pojazdy z 
silnikami Diesla z normą EURO4, dlatego to taka norma powinna być uznana za obowiązującą. 

Jest to rozwiązanie akceptowalne, jednak wzorem Warszawy, można wprowadzić również kilka dni wjazdu bez opłaty na sytuacje losowe. Stawki powinny być uzależnione od poziomu emisji danego 
pojazdu - im niższa norma, tym wyższa stawka.

1.6.25 15:14:55 Absolutny brak mojej zgody na wprowadzenie strefy czystego transportu w jakiejkolwiek formie. Wycofajcie się z tego pomysłu. Nie - dla jakiegokolwiek wyznaczania granic W trybie allegro porzućcie ten poroniony pomysł. Ludzi nie stać na wymianę aut. Macie Państwo służyć obywatelom, a nie utrudniać im życia. Nie róbcie nam na złość. 5,10,15 lat to nie ma znaczenia. Żądam wycofania się z tego pomysłu. Nie dla SCT. Nie dla segregacji mieszkańców. Nie dla dyskryminacji. Nie dla kłamliwej ideologii zielonego ładu. Nie dla zmuszania mieszkańców, przedsiębiorców, przyjezdnych do wymiany samochodów. Jak Was 
stać to sobie je wymieniajcie, ale wara od zmuszania do tego kogokolwiek.

Nie dla SCT ode mnie, mojej rodziny, znajomych i pracowników. Nie, nie i jeszcze raz nie.

1.6.25 15:15:02 Strefa jest totalną pomyłką i nie powinna być wprowadzona. Strefa jest totalną pomyłką i nie powinna być wprowadzona. Strefa jest totalną pomyłką i nie powinna być wprowadzona. Mieszkańcy powinni mieć nie ograniczony dostęp do poruszania się po mieście. Nie po to płacimy podatki żeby jeszcze z nas wyciągać jeszcze więcej. Mieszkańcy powinni mieć nie ograniczony dostęp do poruszania się po mieście.
1.6.25 15:15:12 wyłącznie centrum (ograniczone Alejami Trzech Wieszczów) Strefa powinna obejmować wyłącznie centrum (ograniczone Alejami Trzech Wieszczów) Norma Euro 3 dla samochodów benzynowych oraz Euro 5 dla Diesel - takie maksymalnie normy są powszechnie przyjmowane w Europie dla tworzenia tego typu stref i zapewniają 

wystarczającą poprawę jakości powietrza.
OK OK Samochody specjalne i historyczne/zabytkowe powinny mieć całkowicie nielimitowaną możliwość wjazdu do strefy. Samochody 

historyczne często biorą udział w wydarzeniach kulturalnych, eventach, Kraków leży na trasie przejazdów rajdów historycznych. 
Limitowany dniami dostęp będzie budził szereg trudności praktycznych - tak po stronie MIasta (ewidencja wjazdów, kontrola, jak również 
po stronie korzystających (np. w przypadku korzystania z auta historycznego przez wiele osób).

1.6.25 15:15:14 W ramach odpowiedzi na kolejne pytania zaproponowałem pewne zmiany Granice powinno się przemyśleć i zobaczyć czy kraje unii europejskiej też tak ochoczo obejmują obszar całego miasta w strefie czy 
raczej ograniczenie poruszania w przestrzeni ścisłego centrum 

Standard euro nie zawsze daje pełen pogląd na ilość zanieczyszczeń które emituje pojazd, gdzie można jeździć starym samochodem z silnikiem do 1L i emitować mniej niż nowy 12L 
samochód sportowy czy też limuzyna, gdzie mimo najnowszej normy to dostarczamy znacznie więcej zanieczyszczeń 

Czy przeciętny Kowalski w okresie 5lat jest w stanie przystosować się do nowych 
wymagań gdzie wiążą się one z zakupem nowego samochodu. W mojej opinii jest to nie 
realny termin i co za tym idzie odbieranie wolności mieszkańcom Krakowa i robienie 
miejsca tylko dla najbogatszych których stać na nowe auto.

Nie mogę się wypowiedzieć gdyż pomysł jest ciekawy ale brak danych dotyczących wysokości opłaty sposób ich naliczania oraz potencjalnych mandatów za nie uiszczenie opłaty nie sa opisane ----

1.6.25 15:16:20 Nie powinno być wyłączenia dla mieszkańców! Też powinni się dostosować. Jest to rozwiązanie sprzeczne z ideą wprowadzania SCT. Dodatkowe opłaty to zły pomysł, wtedy wjedzie każdy, a powietrze nie zyska. Lista jest zbyt szeroka, tak wprowadzona strefa nie będzie skuteczna. Aby powietrze stało się czystsze, wprowadzone zasady SCT muszą 
być bardziej radykalne.

1.6.25 15:18:30 SCT powinna być ograniczona do kilku ulic okalających Rynek i nigdy więcej nie powinna być rozszerzona. Jak wyżej, SCT powinna być ograniczona jedynie do kilku ulic otaczających Rynek Jedynym miernikiem powinno być to, czy dany pojazd jest dopuszczony do ruchu przez stację diagnostyczną podczas corocznego przeglądu. Nie powinno być takich wyjątków, które de facto dyskryminują ludzi ze względu na ich 
miejsce zamieszkania i pochodzenie. Ten zapis powinien zniknąć.

Takie rozwiązanie to kolejna próba dyskryminacji osób ze względu na stopień zamożności. Jak wyżej, nie powinno być takich wyjątków, które de facto dyskryminują ludzi ze względu na ich miejsce zamieszkania i pochodzenie. Takie 
zapisy powinny zniknąć. SCT powinna być ograniczona jedynie do kilku ulic otaczających Rynek

1.6.25 15:18:55 W granice strefę czystego ruchu może być uwzględnione jedynie ściśle centrum, a tak naprawdę to nie samochody generują największe zanieczyszczenia! Ruch przez cały rok jest taki sam. Nie tylko zimą a 
wskaźniki czystego powietrza rosną jedynie przy niskich temperaturach 

Zgodnie z poprzednim wytycznymi norma spalin powinna już zostać uwzględniona od EURO 5 Parkingi P+R nie są na tyle rozwinięte i duże by pomieścić samochody zarejestrowane 
poza granicami miasta szczególnie od strony południowej, stąd powyższe ograniczenie 
powinno mieć zastosowanie jedynie do ścisłego centrum

Abonamenty jedynie roczne, z tej obcji skorzystają jedynie osoby pracujące w krakowie które jednocześnie już zostawiają podatki. Obcja opłaty godzinowej dziennej a nawet miesięcznej może być 
jedynie dla osób zarejestrowanych poza Małopolska 

1.6.25 15:19:02 Nie powinno być żadnej strefy. Nie powinno być żadnych granic. Standardy powinny dotyczyć samolotów. Nie powinno być żadnych okresów. Czyli że jak kogoś stać to może mieć w ***** innych? Żadnych stref. 
1.6.25 15:19:33 Strefa Czystego Transportu wewnątrz Plant - elektryki i pełne hybrydy , CNG Plakietka zielona

 dla mieszkańców wewnątrz Środmieścia, Grzegórzek, Dębnik, Zwierzyńca, Krowodrzy , Starego Podgórza silniki benz, LPG spełn. 3 Euro,  silniki  Diesla od 2009r  PLakietka żółta ,
pozostali  silniki benz. min norma Euro 4 , diesel min Euro 5  Plakietka pomarańczowa , 
Plakietka kontrolna Wydz. Komunikacji  i  SKP

Dodatkowo Park & Ride Czerwone Maki , Parkingi Solvay , Parkingi Bronowice , Prokocim , Czyżyny Sporo samochodów z dieslami 2009r ma przypisaną normę Euro 4 pomimo, że posiadają DPF czy FAP i spełniają normę EURO 5 -uzyskanie homologacji czy poświadczeń od dealerów 
marek trudne  

Ktoś inny zgarnie kasę , a truć będzie innych

1.6.25 15:20:31 Zmniejszyć do zera! Cały Krakòw powinien być dostępny,dla samochodów z ważnym przeglądem.wszystki Wszystkie samochody z ważnym przeglądem. Dostęp do końca świata i jeden dzień. Jeśli kogoś nie stać na nowy samochód,skąd weźmie na opłaty. Wszystkie samochody z ważnym przeglądem.
1.6.25 15:20:38 Zgadzam się. Nie będzie to wielkim obciążeniem dla właścicieli pojazdów niespełniających wymogów emisji a wjeżdżających do strefy sporadycznie. Ze względu na sporadyczność, ogólny wpływ 

takich pojazdów na na czystość powietrza w strefie prawdopodobnie będzie znikomy. Jednocześnie sposób wniesienia opłaty powinien być jak najmniej uciążliwy.
1.6.25 15:21:44 Nie wprowadzać to czystej wody totalitaryzm Całe miasto Jest to oczywista bzdura naruszająca podstawowe wolności człowieka i święte prawo własności niczemu nie służy promuje tylko bogatych wprowadza dodatkowr podziały dpołeczne i 

nierówne traktowanie a spełnienie przez auta tzw. Norm jest fikcją
Conajmniej 50 lat Pokazuje czysty nonsens i bezsens bzdurnej strefy Jak wyżej wszystkie założenia są wierutną bzdurą

1.6.25 15:22:03 żadnych granic do koszyka z waszym zielonym ładem Żadnych granic do koszyka Auto od 2000 r już powinno wjeżdżać Polaków nie stać na Wasze nowe auta So koszyka Beznadziejny pomysł chcecie karać najbiedniejszych kierowców do kosza Do koszyka 
1.6.25 15:22:19 Obszar starego.miasta i tylko tam Strefa zbyt gigantyczna Wystarczy euro 4 dla diesla a urzędnicy niech zajmą się praca. Może tak kody spalinowe wycofają? W lecie zatruwają za tysiące samochodow Gdzie równość. Łamiecie konstytucje Zenada Na prawdę szkoda slow
1.6.25 15:22:40 Należy rozszerzyć na całe miasto i przedmieścia. Trzeba działać kompleksowo Jedynie szpitale powinny być takimi miejscai Zakaz wjazdu samochodów do SCT nie spełniających normy Euro 6d Nie. To robienie przywilejów dla bogatych i myślenie na zasadzie: masz pieniądze, możesz smrodzić. zlikwidować listę. 
1.6.25 15:23:35 Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy 
1.6.25 15:24:26 Ścisłe centrum Krakowa Mieszkańcy miasta i powiatu krakowskiego powinni zostać wyłączeni Powinna być to minimalna kwota, nie dyskryminująca mniej zamożnych 
1.6.25 15:25:03 Rejon plant Reszta Krakowa też ważna Brak ograniczeń dla Krakowian 50 lat wyłączenia Źle Brak limitów dla Krakowian
1.6.25 15:25:14 Granice strefy powinny pokrywać się z przebiegiem ulic wokół Plant. W granice strefy wyznaczone przebiegiem Plant powinny móc wjeżdżać wyłącznie samochody elektryczne. SCT powinna być wyłącznie w ulicach w obszarze ograniczonym Plantami. SCT w innych rejonach jest bezzasadne i niesprawiedliwe. 
1.6.25 15:27:02 Strefa  powinna być zlikwidowana. Jeżeli pojazd jest dopuszczony do ruchu ma prawo się poruszać w obrębie całego miasta. Nie powinno być żadnej strefy Likwidacja strefy Likwidacja strefy Likwidacja strefy SCT była by najlepsza dla mieszkańców. Likwidować wszelkie strefy jedynym wyznacznikiem jest dopuszczalne pojazdu do ruchu drogowego 
1.6.25 15:27:15 Urząd Pracy, oddziały Zakładu Ubezpieczeń Społecznych, Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, Urząd Skarbowy- generalnie 

instytucje w których istnieje konieczność załatwienia wszelkich formalności.
Pojemność silnika oraz ilość wytwarzania CO2. Np pojazd z silnikiem 1.2l z 2002r. wytwarza mniej CO2 od pojazdu z silnikiem 4.5l z 2024r. więc jest bardziej ekologiczny. 10lat Wiele osób pracujących w Krakowie mieszka poza jego granicami. Jest to więc dyskryminacja i nierówne traktowanie gdyż ci pracownicy generują wzrost gospodarczy miasta. A co po 5-ciu latach? Np pojazdy specjalne Wojska Polskiego, Straży Pożarnych i inne służby ratownicze. Mimo rosnącej tendencji wymiany 

taboru te instytucje nie są w stanie wymienić wszystkich pojazdów w takim czasie.
1.6.25 15:27:33 Wyłączenie na stałe pojazdów zarejestrowanych w dniu wprowadzenia strefy Czyli dojenie kasy. Jak zapłaci to może kopcić tak?, Moralność Kalego ale za pieniądze

1.6.25 15:28:47 Strefa SCT NIE POWINNA ISTNIEĆ. Jeśli w ogóle powinna istnieć to tylko w obrębie ścisłego centrum miasta i powinny obowiązywać różne normy emisji dla np. starego miasta i bardziej rozluźnione dla 
obszarów od alei trzech wieszczy 

Większość parkingów park and ride znajduje się w obszarze Miasta. Absolutnie idiotyczne jest wprowadzanie strefy w dzielnicach na 
których się znajdują 

Normy są stanowczo zbyt restrykcyjne. Większość europejskich miast rezygnuje z normy euro 6 - np. Berlin. Jest to wykluczenie ekonomiczne dla mieszkańców i przyjezdnych Krakowianie powinni być kompletnie wyłączeni na stałe w przypadku prowadzenia SCT Opłata jest stanowczo za wysoka. ponownie - jest to wykluczenie ekonomiczne. Bardzo niepokoi mnie, że ankieta nie przewiduje wyrażenia sprzeciwu wobec wprowadzenia strefy. Jest ona tendencyjna. Jako osoba 
mieszkająca i odprowadzająca podatki w Krakowie z relatywnie nowym samochodem zakupionym zaledwie 2 lata temu czuję jakoby 
miasto chciało mnie zdefiniować jako niechcianego mieszkańca ze względu na niski dochód. Normy euro nie pokazują jednoznacznie na 
ilość emisji. Należy się zastanowić czy te rozwiązanie ma w ogóle sens w Krakowie 

1.6.25 15:29:04 strefa powinna dotyczyć tylko okolic rynku głównego ( centrum i nie dotyczyć mieszkańców) jak ma być weryfikowane którymi ulicami pojedzie się do takiego szpitala? Czy opłaty i weryfikacja następować ma tylko po 
zaparkowaniu czy przejechać przez miasto można będzie

jest to głupie, bo czy nowe auta ( suvy) z większym spalaniem, na pewno mniej będą skodzić? Na pewno nie. mieszkańcy odprowadzający tu podatki powinni być zwolnieni z tego na stałe. Logicznym 
jest, że jak tylko takiego mieszkańca będzie stać na nowe auto to go zmieni. Nikt nie 
jeździ starym autem, bo lubi.

czuli znów ułatwienia dla bogatych. Wszystkie te zmiany uderzają w ludzi biednych i klasę średnią. osoby posiadające jedno auto w rodzinie.

1.6.25 15:29:34 Uważam to za błąd i ograniczenie/wykluczenie osób które nie mają środków na nowe auto Nie uważam Autobusy, Taxi, transport produktów powinien spełniać nowe normy ekologicznie. Nie wiem
1.6.25 15:30:37 Tylko centrum Krakowa Norma euro2 Żadnych wyłączeń mieszkańców.Niby dlaczego???? Słabo Żadnych zwolnień.Niby dlaczego auta mieszkańców mniej im szkodzą???

1.6.25 15:30:57 Trzeba ją zawęzić do wewnętrznych granic drugiej obwodnicy Podane propozycje są wyciągnięte z głowy wariata, co z np z takimi miejscami jak: ośrodki zdrowia, przychodnie z całodobową opieką 
zdrowotną, stacje benzynowe, lecznice dla zwierząt   

Euro 4 dla wszystkich samochodów  150 lat jaki to ma sens? czy w sct nie powinno chodzić o ekologię? tym punktem wychodzi cała pazerność i sięganie do kieszeni zwykłych obywateli  pracownicy fundacji Frank Bold oraz magistratu 

1.6.25 15:33:55 Co zmieni SCT? ...niewiele , poza większymi wpływami gotówki do miejskiej kasy za mandaty. Czy oczyści to powietrze nad miastem ?.. bardzo wątpię. Czy to powietrze hulające po ulicy w "brudnej strefie" nie 
przedostanie się na sąsiednią ulicę do SCT?, chyba że SCT będzie pod balonem ochronnym. To tylko utrudnianie życia mieszkańcom i wyciąganie kasy. Największa "SCT" to latające nad Krakowem samoloty 
spalające tysiące ton paliwa. O tym nikt nie wspomina, nikt nie bije na alarm patrząc na niebo nad Europą (flightradar zapraszam) nie tylko nad Krakowem. Nikt nie walczy o czystość powietrza tylko Europa, a 
reszta świata ? Co z Ukrainą tam płonie wszystko co tylko się może spalić. Z tą SCT będzie tak jak z 500+... zero efektu., tylko kasa .

1.6.25 15:34:12 Strefą powinna obejmować jedynie ścisłe centrum. Na pewno nie powinna wykraczać poza pierwszą obwodnicę Krakowa. Jest zdecydowanie niewystarczający. Strefa obejmująca praktycznie całe miasto to nieporozumienie. W wielokrotnie bogatszych 
Niemczech nigdzie nie ma stref obejmujących całe miasta, mimo znacznie łagodniejszych wymogów co do norm emisji.

Zaproponowany poziom jest absurdalny i niespotykany nigdzie w Unii Europejskiej. W Niemczech do stref mogą wjeżdżać samochody benzynowe Euro 1 (!) i diesle Euro 3 z filtrem 
cząsteczkowym. Jest to daleko bogatszy kraj od Polski, dlaczego w Polsce mamy wymagać Euro 6 i to tylko tymczasowo? Niemcy nie są wyjątkiem, w Lizbonie wystarcza Euro 2 a strefa 
jest tylko czynna w dni powszednie w niektórych godzinach.

Strefą powinna być taka sama dla wszystkich. To wyłączenie to tylko tymczasowa 
zachęta aby udało się przepchnąć złe prawo. Po tych pięciu latach krakowianie z nawet 
samochodami Euro 6 nie będą mogli z nich korzystać, ale wtedy będzie już za późno.

Jako wyjście awaryjne jest to dobre rozwiązanie, ale zaproponowane stawki są zdecydowanie zbyt wysokie. Powinny wynosić pięciokrotnie mniej. 0.5zl za godzinę, 5zł za cały dzień, 100zł za miesiąc. Samochody zabytkowe i historyczne powinny być zupełnie zwolnione z wymogów strefy. Limitowanie 50 dni w strefie to absurd, w 
szczególności gdy forsowana jest strefa bardzo rozległa. Krakowianie nie powinni być pozbawieni możliwości praktycznie posiadania 
samochodów zabytkowych.

Strefa powinna wzorem Lizbony obowiązywać jedynie od poniedziałku do piątku w godzinach szczytu. Jaki jest sens obowiązywania strefy 
w dni kiedy ruch jest znikomy?

1.6.25 15:34:28 Nie dla SCT SCT TO WYKLUCZENIE SCT -TO WYKLUCZENIE,TO PODZIAŁ OBYWATELI NIE DLA SCT!!! TO KOLEJNY PARAPODATEK!!! NIE DLA SCT!!!
1.6.25 15:34:28 Strefa powinna obejmować możliwie jak najwiekszy obszar całej aglomeracji krakowskiej. A nie tylko miasto Kraków. Jestem za wprowadzeniem surowych ograniczeń przy wjeździe. Kto to będzie weryfikował? Przy wjeździe nie powinno być żadnych ustępstw i powinno dotyczyć każdego starszego pojazdu który nie 

spełnia norm.
Pojazdy max. 10 lat mogą wjechać bezpłatne, reszta płaci. Przecież SKP wcale nie weryfikują podczas przeglądów kwestii emisji spalin. Ktoś musi w końcu powiedzieć temu STOP. Te 
pojazdy nas trują.  Czy to tak ciężko zrozumieć? 

Maksymalnie 2 lata.  Przecież takie auta to margines a robią dziadostwo wszystkim. W pierwszym okresie opłata,  następnie zakaz.    Myślę że  w tych czasach nie ma obowiązku posiadania pojazdu. Albo kupujemy pojazd do 10lat, albo nie wjeżdżamy. Dobre powietrze należy się wszystkim. Wyjątki wjazdu  tylko dla służb. 

1.6.25 15:34:56 Nie nalezy w tak drastyczny sposob ograniczac osobom spoza Krakowa np dla diesel euro4. Uwazam ze mozna tow drozyc z odrobine wolniej. Moze wykluczuc samochody diesel euro 1 i na poczatek To sa miejsca które sa na pjnajpierwerfyriacj h miasta. Żadne rozwiazanie Najpierw diesel euro1 i euro 2 po roki euro 3 i po kolejnym roku euro4, a nie od razu powyższego dla nie mieszkańców. Pamietajmy ze sproro ludzi mieszka w Zielonkach i innych wsiach 
powiatu ktorzy na co dzien jezdza do pracy w Krakowie

Zgadzam sie Oplata 500 zl miesiecznie i 20 zl dziennie jest za wysoka dla ludzi ktory posiadaja starsze samochody. Pamietjamy o ludziach ubozszych i emerytach Zgadzam sie

1.6.25 15:35:46 bezterminowo dla emerytów z wyłączenia powinni korzystać bezterminowo emeryci zamieszkujący w Krakowie
1.6.25 15:36:02 Proponuję dtrefe ograniczyć do ul. Floriańskiej Strefa nie powinna istnieć 1990 rok produkcji Tak. Nie powinno ono dotyczyć mieszkańców Opłata to dyskryminacjs Może nie na temat ale Bus pasami powinni poruszać się inni przedsiębiorcy a nie tylko firmy taksówkarskie.  Materiał na budowę 

autobusem się nie dowiezie!!!
1.6.25 15:36:45 Strefa powinna obejmować ścisłe centrum miasta. Nie powinno się dyskryminować i wykluczać społecznie mieszkańców kraju z mniej zasobnym portfelem, którzy poruszają się starszymi samochodami 

ponieważ NIE STAĆ ich na nowe samochody! Obłuda do kwadratu z ochroną środowiska - jak zapłacisz chorą opłatę to możesz wyjechać.
Strefa powinna obejmować ścisłe centrum miasta. Samochody EURO V powinny się poruszać po całej strefie NIEZALEŻNIE od roku produkcji pojazdu ( ten sam silnik występuje w pojazdach z 2017 i 2018 r.) A co dla mieszkańców powiatu krakowskiego, którzy pracują w Krakowie? Może czas 

zamknąć firmę z Krakowa, skoro mam mieć ograniczenia w dojeździe do miejsca pracy?
Fatalne rozwiązanie. Mydlenie oczu o ochronie środowiska i walce o zdrowie mieszkańców miasta, ale oczywiście jak zapłacisz characz, to już możesz jeździć i samochód już nie przeszkadza?!? A co w sytuacji awaryjnej jak muszę jechać do np. szpitala?

1.6.25 15:36:55 Nie zgadzam się na wprowadzenie STC !!! Takich miejsc jak Park and Ride powinno być jak najwięcej, i to nie ze względu na SCT, tylko na fakt że poruszanie się prywatnym 
pojazdem po centrum miasta to kompletny bezsens !!!

Nie zgadzam się na wprowadzenie STC !!! Nie zgadzam się na wprowadzenie STC !!! Nie zgadzam się na wprowadzenie STC !!! Między innymi ze względu na podobne praktyki !!! Nie zgadzam się na wprowadzenie STC !!!

1.6.25 15:37:19 Należy jej nie wprowadzać ludzi na to nie stać Jak mają dojechać turyści do centrum ? Skąd ludzie mają wziąć pieniądze na nowsze auta aby spelnialy te normy , już zostało udowodnione że cała produkcja elektryków i użytkowanie oraz złomowanie ich i baterii pozostawia o 
wiele większy ślad węglowy jak zwykle samochody spalinowe 

Skąd ludzie mają wziąć pieniądze na nowsze auta aby spelnialy te normy , już zostało 
udowodnione że cała produkcja elektryków i użytkowanie oraz złomowanie ich i baterii 
pozostawia o wiele większy ślad węglowy jak zwykle samochody spalinowe 

Nie zgadzam się na to to ogranicza moja swobodę i wolność o obywatelska Skąd ludzie mają wziąć pieniądze na nowsze auta aby spelnialy te normy , już zostało udowodnione że cała produkcja elektryków i 
użytkowanie oraz złomowanie ich i baterii pozostawia o wiele większy ślad węglowy jak zwykle samochody spalinowe 

1.6.25 15:37:42 Według mnie strefy czystego transportu nie powinno być . A jeżeli już to nie całe miasto , ewentualnie rynek Krakowski i przyległe ulice. Nie zgadzam się na tak szeroką strefę . Ograniczenia ewentualnie powinniśmy sami sobie ustalać  a nie bazować na czymś co zostało ustalone poza Polską i naszymi plecami . Jeżeli auto jest pełno sprawne technicznie nie powinno mieć żadnych ograniczeń . Lepiej 
należałoby zweryfikować ilość wycinanych drzew . Stawianie nowych budynków kosztem 
zieleni , albo bezpośrednio na stacjach benzynowych / Al. Słowackiego - Prandoty . /

Jeżeli obejmowało to rynek i przyległe ulice nie ma opłat . Krakowianie powinni mieć możliwość wjazdu za każdym razem .

1.6.25 15:38:30 Strefa nie powinna obejmować całego miasta. Powinna obejmować maksymalnie granice wyznaczone przez II Obwodnicę miasta Strefa powinna być mniejsza, tak jak podałem w punkcie nr 1 Jest to niesprawiedliwy podział. Powinno się patrzeć na faktyczną emisję spalin. Może się tak zdarzyć że do strefy nie wjedzie samochód z EURO 3 z małym silnikiem emitujący mniejszą 
ilość spalin niż samochód z normą paliwa EURO 4, z dużym silnikiem i dwukrotnie większym spalaniem, który taki wjazd już będzie miał. 

Jest do dyskryminacja ludzi. Wkład w rozwój Krakowa mają również mieszkańcy 
podmiejskich miejscowości, których część utraci możliwość wjazdu do miasta (lub będzie 
musiała za to płacić)

Jest to dla mnie niezwykle niesprawiedliwe. Starszymi samochodami jeżdżą głównie ludzie biedniejsi, którzy dodatkową będą musieli płacić za wjazd do miasta. Wprowadzenie strefy nie spowoduje, 
że ludzie chętniej będą kupować nowsze, auta. Wg danych z 2023 roku  17 mln Polaków żyje poniżej minimum socjalnego (w tym 2,5 mln poniżej minimum egzystencji). Takimi działaniami z SCT 
spowodujemy tylko większy podział w społeczeństwie.

Nie powinno być takiego podziału. Jest to kolejne działanie powodujące tylko niesprawiedliwe klasyfikowanie ludzi w społeczeństwie.

1.6.25 15:38:35 Strefa A Euro 1 Na zawsze Źle 
1.6.25 15:38:53 Proponowany.obszar jest zła propozycja że względu ze dużo osób dojeżdża do krakowa do.pracy z odległych podkrakowskich 

miejscowości a że posiadają starsze modele samochodów to nie będą mieli możliwości dojazdu do.pracy ponieważ mpk tam nie 
kursuje

Rok produkcji dla samochodów 2008 5 letni okres dla mieszkańców krakowa i okolicznych miejscowości do 30 km od krakowa Zle oceniam po inwazja nie każdego będzie stac wydać 500 zl miesięcznie na abonament bo dojeżdżają do pracy z miejscowości gdzie mpk nie kursuje

1.6.25 15:38:53 wyłącznie Stare Miasto w obrębie Plant Tak, jak powyżej, strefa powinna obejmować wyłącznie ścisłe centrum Krakowa. Bez półśrodków. Do miasta powinny móc wjeżdżać wszystkie samochody dopuszczone do ruchu. Natomiast mozna stosować ulgi przy samochodach spełniających normy ekologiczne, np. poprzez ulgi w 
opłatach za parkowanie takich samochodów w Krakowie

Mieszkańcy powinni zostać wyłączeni spod SCT, chyba że otrzymają talony na 
przynajmniej 8 przejazdów taksówka miesięcznie 

Nie powinno się pobierać opłat za wjazd do miasta. Można wprowadzić ulgi w parkowaniu pojazdów spełniających normy określone dla CTS Tworzenie takich wyjątków dodatkowo różnicuje różne grupy społeczne. Uważam, że strefa CTS w proponowanym kształcie nie powinna 
zostać wprowadzona

1.6.25 15:39:37 Należy ja zmodyfikować Samochody z euro5 też są wyposażone wfiltr dpf Dlaczego mieszkańcy Krakowa są inaczej traktowani ludzie z poza krakowa Żle Żla propozycja 
1.6.25 15:40:22 Nie popieram wprowadzenia STC !!! Nie popieram wprowadzenia STC !!! Nie popieram wprowadzenia STC !!! Nie popieram wprowadzenia STC !!! Jako niesprawiedliwe, podłe i nikczemne !!! Nie popieram wprowadzenia STC !!!
1.6.25 15:40:33 okres ten powinien zostać wydłużony do 10 lat bezterminowo powinni korzystać z wyłączenia emeryci
1.6.25 15:41:20 Należy wprowadzić taką strefę wyłącznie w ścisłym centrum Krakowa. Poszerzanie jej o dzielnice głównie mieszkalne, a nie turystyczne spowoduje strajki, kryzysy, zwiększy podziały wśród mieszkańców. 

Zadowolenie z życia w mieście znacznie spadnie, bo to będzie kolejne ograniczenie, które w skali globalnej, praktycznie nic nie zmieni dla ekologii.
1.6.25 15:42:13 Na pewno nie całe miasto parkowanie pod szpitalami i przychodniami w ogóle powinno być bezpłatne, przecież wiadomo że spędza się tam po parę godzin... Może trochę starsze samochody Ok Samochody osób niepełnosprawnych bez kart parkingowych które tak trudno uzyskać, ja.miałam taką kartę wydaną na stałe i nagle po 

zmianie przepisów zostałam uzdrowiona i nie mogę korzystać z przywileju parkowania na kopercie ale osoby które mają ograniczenia 
zdrowotne i mają znaczek osoby niepełnosprawnej powinny mieć taką mozliwosc

1.6.25 15:42:29 Granica strefy powinna obejmować pierwszą obwodnicę Krakowa. Dojazd do każdego miejsca użyteczności publicznej takich jak szpitale, komisariaty, sąd, prokuratura, urzędy powinien być niezależny 
od emisji zanieczyszczeń. Do tego plac targowy na Rybitwach powinien być wyłączony. Ceny żywności pójdą w górę, nie tylko w 
sklepach, ale również w restauracjach.

Założenia są złe. Powinniśmy się wzorować na niemieckich Umweltzone, które dopuszczają auta benzynowe EURO 2 i 3, których jest tak mało, że nie mają żadnego wpływu na emisję. Do 
tego powinno się móc na wzór niemiecki doposażyć starsze auto w dodatkowy katalizator aby podwyższyć jego normę EURO. Następnie dopuścić samochody spełniające wyższą normę w 
momencie produkcji, która nie była jeszcze wymagana. Przykład BMW 3 328i spleśniało normę EURO 5 a w dowodzie ma EURO 4.

Okres powinien trwać minimum 10 lat. W tym momencie po covidzie, dużej inflacji 
ludzie nie mają pieniędzy na wymianę samochodów. 

Jest to dojenie obywateli z pieniędzy. Auto, które nie spełnia normy może wjechać za opłatą i nagle nie truje? Absurd, który pokazuje, że nie chcecie ekologii tylko zakazać biedniejszym ludziom 
poruszania się ich samochodami na, które ich stać. 

Wszystkie auta specjalne, historyczne i zabytkowe. Do tego niepełnosprawni w każdej grubie niepełnosprawności. Następnie wszystkie 
osoby urodzone przed 1970 rokiem życia. Czyli jeszcze pracujące, ale jeszcze przed emeryturą. W przypadku mężczyzn to jeszcze 10 lat. 

1.6.25 15:43:21 Strefa powinna obejmować centrum i stare miasto Dojazd do miasta powinien odbywać się do miejsca skąd podróżny ma łatwy dostęp do środków masowego transportu, a podróż do 
miejsca docelowego nie jest utrudniona wieloma przesiadkami czy koniecznością długiego oczekiwania na transport publiczny, nawet 
strefowy (aglomeracyjny)

1.6.25 15:44:31 Strefa czystego transportu powinna rozciągać się co najmniej don alej jeżeli rzecz tyczy się najbardziej restrykcyjnego obszaru. Cała reszta Krakowa winna być objęta "standardową" strefą czystego transportu Tak, jak najbardziej, jeżeli chcemy w ogóle dopuszczać taką możliwość to powinna być ona płatna, wyjątek stanowić powinny samochody zabytkowe na "żółtych tablicach" które powinny być 
zwolnione z jakichkolwiek restrykcji ( nie niszczmy historii ślepo patrząc w przyszłość)

1.6.25 15:44:38 Nie wprowadzać na terenie całego miasta, a jedynie w ścisłym centrum. Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT
1.6.25 15:44:52 Należy wprowadzić strefę najlepiej bez możliwości wjazdu żadnych aut nawet elektrycznych na ulicach gdzie mieszkają urzędnicy miasta Krakowa. Nie powinno być żadnych ograniczeń w poruszaniu się autem. Ograniczenie ruchu aut to zamach na wolność ludzi. Większość właścicieli starych samochodów nie stać na nowe lub nowsze. Brak ograniczeń bez terminowo. Rozwiązanie skrajnie nie odpowiednie. Płacimy wysokie podatki i kolejnego nam nie potrzeba. Brak wszelkich ograniczeń w ruchu.

1.6.25 15:45:42 Dzień dobry. Miałem przyjemność zapoznać się z nową propozycją obszaru SCT .Muszę z przykrością stwierdzić ,że Wasza propozycją jest nie zgodna z prawem, gdyż narusza ona  ewidentnie art .32 Konstytucji 
RP.  Jeżeli Rada Miejska uchwali ją w takim kształcie, to na pewno uchwała zostanie zaskarżoną do WSA. Wasza propozycją dzieli obywateli na klasy. Rozumie, że mieszkaniec Krakowa który ma pojazd  np. 
diesla Euro4 będzie mniej zanieczyszczały środowisko niż osoba takim samym pojazdem która nie mieszka w KRK. To jest  dyskryminacja!!!! .                    Moja propozycja na strefę SCT obejmuje centrum KRK 
obejmujące obszar do ul. Powstania Warszawskiego,Kotlarska,Klimeckiego,Pow Śląskich,Kamińskiego, Konopnickiej, Krasińskiego, Mickiewicza, Słowackiego, Warszawska, Kalinowskiego, 
Stwosza,Lubomirskiego.

Powinny na początku obejmować od Euro4 dla diesla i euro 3 dla benzyny. Będzie to niezgodne z prawem, każdy ma być traktowany równo. To w takim razie jak mieszkaniec Krakowa będzie chciał wyjechać swoim samochodem  poza KRK, to też powinien płacić opłatę tej gminie do której wyjeżdża

1.6.25 15:45:49 Strefy być nie powinno, każdy ma swój wybór i również nie każdego stać na nowy lub kilkuletni samochód używany, moim zdaniem jeśli SCT jest już naprawdę potrzebne, lepsze będzie promowanie akcji 
zakładania nowych katalizatorów do aut, aby wytwarzały mniej spalin. Również moim zdaniem pomysł SCT jest absurdem samym w sobie i tym samym dyskryminuje osoby mniej zarabiające i stwarza podział 
na zamożniejszych i tych biedniejszych.

Jak powiedziałem, strefy być nie powinno ale myślę, że należy zrobić ją mniej restrykcyjną, aby biedniejsze osoby nie poczuły się dyskryminowane. Euro 1 dla silników benzynowych oraz 
Euro 2 lub Euro 3 dla samochodów z silnikiem Diesla.

Rozwiązanie absurdalne. Nie poprawi sytuacji w mieście, w żaden sposób nie jest to rozwiązanie "ekologiczne". Nie powinno być takich rozwiązań. SCT powinno zostać zlikwidowane, z uwagi że takie 
rozwiązanie jak "opłata" jest nielogiczne i nie nawiązuje do idei SCT.

Absurd. Auta powyżej 40 lat będą mogły wjeżdzać do SCT. Nieważne w jakim stanie, ważne że będą zarejestrowane jako zabytek. Czyli idąc 
tym tokiem myślenia zaniedbany 40-letni samochód, który wyemituje od groma zanieczyszczeń będzie mógł wjechać do miasta, a zadbany, 
doinwestowany 25-letni samochód już wjechać mógł nie będzie. Strefa Czystego Transportu to paradoks i powinna zostać zniesiona.

1.6.25 15:48:47 Strefa w jakichkolwiek granicach jest nie do przyjęcia. Brak strefy spowoduje brak konieczności wyznaczania miejsc gdzie nie będzie obowiązywać to wykluczenie. Każdy samochód, który przejdzie obowiązkowe badania techniczne ma prawo poruszać się po publicznych drogach, bez żadnych wykluczeń. Jedynym rozwiązaniem jest całkowite zrezygnowanie z wprowadzania jakichkolwiek stref. Brak strefy - to brak problemu. Auta które przejdą obowiązkowe badania techniczne, mają prawo poruszać się po publicznych drogach. Można wprowadzić SCT, pod warunkiem zapisu, że każdy pojazd wjeżdżający w jej granice ma prawo się po niej poruszać bez ograniczeń i 
opłat.

1.6.25 15:48:52 Powinna dopuszczać wjazd samochodów benzynowych spełniających normę Euro 2 i diesla spełniających normę euro 3 Ulica Młyńska, Lubicz, Strzelców, Reduta do granicy miasta. Euro 2 dla benzyny euro 3 dla diesli. Łagodniejsze normy mogłyby obowiązywać także w Nowej Hucie Powinno to dotyczyć osób które płacą podatek w Krakowie lub które mieszkają w 
Krakowie. Czyli  częściowo dwóch różnych grup osób.

To dyskryminacja ubogich wjadą bogaci mercedesem G. Studenci, emeryci, podopieczni MOPS.

1.6.25 15:49:20 Obostrzenia powinny dotyczyć aut właścicieli  spoza Krakowa , nakładanie SCT na Krakowian uderzy w najbiedniejszych. Myślę że ludzi w trudnej sytuacji, którzy także są mieszkańcami Krakowa nie będzie stać 
na wymianę auta zgodnie z wymogami SCT - termin powinien zostać wydłużony albo nie 
dotyczyć mieszkańców zameldowanych/mieszkających w Krakowie. 

Uważam że ludzi starszych albo którzy pracują za najniższą krajową nie będzie stać na dodatkowe opłaty za stare auto, miasto powinno wspierać najbiedniejszych! Pojazdy należące do Krakowian powinny być zwolnione. Uderzacie w najuboższych.

1.6.25 15:49:20 Strefa obejmujaca tylko tzw "druga obwodnicę" po co męczyć mieszkańców całego Krakowa. Ewentualnie obce samochody strefa na cały Kraków, mieszkańcy płacący podatki w Krakowie nie mogą wjechać 
starymi autami do drugiej obwodnicy. 

Dajcie mieszkańcom 10 lat na wymianę pojazdów. Jeżeli ktoś kupił auto dwa lata temu niech mu się zakup zamortyzuje. Chociaż i tak lepiej do 2030 niż tak jak wcześniej do 2026. Dla mieszkańców Krakowa okres powinien być dłuższy. 10 lat ewentualnie 8. Bardzo dobrze. Czasami ktoś potrzebuje uje wjechać starym autem na pół dnia raz w roku. Chcesz wjechać to zapłać. Jeżeli sie nie oplaca to zmień auto albo przyjedz innym. Jest calkiem dobrze, tylko krakowianie powinni mieć dłuższy okres przejściowy. Ale w stosunku do pierwszych założeń strefy które były 
bardzo złe teraz jest ok

1.6.25 15:49:32 Strefa powinna obowiązywać tylko do tzw. drugiej obwodnicy Dla diesla euro 6 wystarczy Za duży koszt wprowadzenia tego rozwiązania 
1.6.25 15:49:36 1 obwodnica Benzyna euro 3, diesel euro 5 . Zabytkowe ,specjalne bez ograniczania. Historyczne lub zabytkowe , specjalne,kampery wjazd bez żadnych organiczeń po 2030 roku.

1.6.25 15:50:18 Ograniczenie do scislego centrum strefy a,b To nie jest dobry pomysł , trzeba właczyc dojazd do wszystkich szpitali np.zsromskiego,narutowicza,SU ul.Kopernika czy Strzelecka, 
wczym Prokocim jest lepszy od MSWiA czy Wroclawskiej?

Wiele samochodow benzynowych z  Euro 3 przechodzi badania techniczne bez problemu,natomiast takasowki na aplikacje jezdza duzo gorszymi autami dymiacymi i nikt im nie zakazuje 
wjazdu do miasta.

Jest ok ale zdecydowanie dzielnice jak Biezanow,Prokocim, Nowa Huta czy Bronowice 
powinny byc wyłączone ze strefy.

To jest dyskryminacja najczesciej starszych ludzi ktorych stary samachod jedt jedynym na jaki moga sobie pozwolic

1.6.25 15:51:58 Propozycja granic strefy: Stare Miasto + Kazimierz Strefa jest zbyt duża, obejmuje prawie całe miasto. Powinna być ograniczona jak w punkcie 1, czyli do Starego Miasta i Kazimierza Popieram 5 letni okres wyłączenia dla mieszkańców. Popieram, ale mogą być problemy techniczne z egzekucją lub koszty obsługi za wysokie Powinny być dopłaty do złomowania/wymiany samochodów niespełniających norm będących w posiadaniu np od co najmniej dnia 
wprowadzenia przepisów 

1.6.25 15:52:17 Ogranicznie strefy do absolutnego miumum w obrebie  Rynku Ponizej EURO4. 5 lat dla wszystkich, bo niby dlaczego tylko dla krakowian? Jako skok na kasę. Pojazdy ludzi dojezdzajacych do pracy.
1.6.25 15:54:09 Proszę pomyśleć o policjantach, którzy pracują w Krakowie i muszą dojechać do pracy prywatnymi autami, o różnych godzinach, często w nagłej sytuacji po wezwaniu telefonicznym. Z uwagi na zarobki 

policjantów nie stać na nowe samochody a muszą być pod telefonem i stawić się jak najszybciej do jednostek. Transport miejski nie załatwia sprawy w takich sytuacjach, gdyż dużo policjantów przyjeżdża z 
powiatów ościennych. Policjanci zaczną rezygnować z pracy w Krakowie co wpłynie na poziom bezpieczeństwa.

Komisariaty Policji, Komeda Miejska Policji i Komenda Wojewódzka Policji w Krakowie.



1.6.25 15:55:14 tak zapoznałem się moja propozycja ścisłe centrum krakowa rynek i obwodnice pozostałe części miasta żadna strefa to jest tylko wyłudzanie od ludzi pieniędzy abonament za 500zl nie stać mnie teraz na nowe 
auto to i za 5lat pewnie tez nie będzie mnie stać

nie jest dobrą propozycją 
pozostałe części miasta żadna strefa to jest tylko wyłudzanie od ludzi pieniędzy abonament za 500zl nie stać mnie teraz na nowe auto 
to i za 5lat pewnie tez nie będzie mnie stać

moja propozycja ścisłe centrum krakowa rynek i obwodnice pozostałe części miasta żadna strefa to jest tylko wyłudzanie od ludzi pieniędzy abonament za 500zl nie stać mnie teraz na 
nowe auto to i za 5lat pewnie tez nie będzie mnie stać

wyłudzanie od ludzi pieniędzy abonament za 500zl nie stać mnie teraz na nowe auto to i 
za 5lat pewnie tez nie będzie mnie stać

nie jest dobrą propozycją 
wyłudzanie od ludzi pieniędzy abonament za 500zl nie stać mnie teraz na nowe auto to i za 5lat pewnie tez nie będzie mnie stać

nie jest dobrą propozycją 
wyłudzanie od ludzi pieniędzy abonament za 500zl nie stać mnie teraz na nowe auto to i za 5lat pewnie tez nie będzie mnie stać

1.6.25 15:55:31 Stefa czystego transportu jeśli musi być to powinna być mała w okolicach rynku np Kazimierz Uważam że wymigania dotyczące normy euro powinny być bardzo liberalne i ludzie powinni sami decydować czym chcą jeździć a nie zmuszać ich do zakupu nowych, drogich, awaryjnych i 
skomplikowanych aut. I jeśli wejść ta strefa to tak że auta czy to ON czy benzyna czy LPG powinny mieć takie same wymagania co do normy euro bo prawo powinno traktować ludzi 
jednakowo.

Powinno być równe traktowanie ludzi nie zależnie czy ktoś jest z Krakowa czy nie. Ktoś w 
Krakowie będzie 5 lat jeździł kopciuchem a mi raz na rok nie wolno wjechać? Bez sensu 
bo kto bardziej nadymi w Krakowie. SCT jest bez sensu a ludzie sami powinni decydować 
czym chcą jeździć. Powinno się promować podejście typu "nie jedź sam do pracy a weź 
sąsiada to wtedy będzie jechać jedno auto a nie 2".

Jeśli już mają być wyjątki to np 5 razy w ciągu roku darmowy wjazd autem kopciuchem. Opłata godzinowa to bezsens bo utknę w korku i mandat, dzienna czy miesięczna już prędzej ale i tak jestem 
przeciwnikiem SCT.

Krakowianin będzie jeździł co dzień kopciuchem do pracy i to będzie ok ale jak ktoś z zewnątrz będzie chciał wjechać to nie bo mandat. Idąc 
tym tokiem rozumowania trzeba kupić trabanta.

1.6.25 15:57:02 Powinna być ograniczona do Kazimierza i Starego Miasta. Popieram takie rozwiązanie. Popieram taką propozycję. Powinno sie uruchomić programy dopłat do wymiany starych samochodów,dla mieszkańców Krakowa. 
1.6.25 15:57:59
1.6.25 15:58:13 Uważam, że wprowadzenie wymogu normy Euro6 dla diesli jest nieporozumieniem. To daje raptem kilka miesięcy mieszkańcom ościennych gmin na wymianę samochodu i dojazd do 

pracy. Norma powinna być złagodzona do Euro5 w okresie przejściowym (np od 1 lipca 2026 wprowadzić Euro6, wcześniej Euro5). Tak restrykcyjnych wymogów w SCT nie mają inne 
miasta. 

1.6.25 15:58:41 Strefa nie powinna obejmować granic całego miasta lecz tylko ścisłe centrum gdzie ruch powiem być ograniczony tylko dla pojazdów elektrycznych w tym śmieciarek, autobusów i pojazdów technicznych policji 
straży pożarnej itp  

Wszystkie parkingi P&R powinny być dostępne dla dojeżdżających jeśli ich nie ma to powinny być wybudowane. A nie tylko jeden bo 
to lekka farsa, niech miasto też coś zainwestuje, aja porównuje P&R Nowy Bieżanów dla dojeżdżających z Wieliczki 

Sam fakt spełniania normy emisji spalin danego samochodu nieważne jaki jej numer powinen pozwalać na wjazd nim do strefy bo kiedyś był uznany za wystarczająco ekologiczny, 
wystarczy opatrzeć na mapy zanieczyszczeń by zobaczyć że zanieczyszczenia do miasta napływają z gmin ościennych a nie tworzą się w centrum miasta 

Strefą powinna obejmować tylko centrum miasta gdzie ruch powiem być możliwy dla 
pojazdów elektrycznych w tym autobusów, karetek, śmieciarek i pojazdów technicznych!

Pomyl dobry bo pozwala na wjazd w sytuacji wyjątkowej 

1.6.25 15:59:28 Nie wprowadzać strefy Opłata roczna 
1.6.25 16:01:39 Jest ok 8 lat dla mieszkańców Zakaz całkowity bez wyjątków 
1.6.25 16:01:44 Brak strefy Osiedla - ludzie się odwiedzają Mieszkańcy krakowa powinni móc decydować o tym jakim samochodem jeżdżą Dramat. Należy pomysł wyrzucić do kosza. 5 lat - za mało

1.6.25 16:02:41 Pomysł strefy jest dyskryminujący. Dzieli społeczeństwo na biednych i bogatych. Wyklucza wjazd do miasta mieszkańców spoza Krakowa. Strefa jest zbyt duża. Jak ludzie mają dojechać do miejsc pracy z 
podkrakowskich miejscowości? Masa z nich musiałaby się kilkukrotnie przesiadać by dojechać do miejsca pracy. Ponadto dlaczego tak restrykcyjnie STC dotyczy samochodów z silnikiem diesel? "Benzyniaki" to 
rocznik 2004 a diesel 2014. Absurd! 

Stefa obejmuje zbyt wiele obszarów, jest dyskryminująca i koszty dla przeciętnie zarabiającego człowieka są zbyt duże! 500 zł 
miesięczne? Kogo na to stać? 

Niedopuszczalne i zawyżone.  Benzyna rocznik 2004, diesel 2014? dysproporcja ogromna! SCT do kosza! Jacyś super bogaci ludzie, pracowali nad tym projektem. Nie jest on akceptowalny 
dla rodzin, osób żyjących często na średnim poziomie, gdzie muszą zaplacic rachunki, kredyt itd. Nie jesteśmy bogatymi elitami! 

za mało! Weźcie pod uwagę ROSNĄCE koszty życia - SCT jest dla bogaczy, którzy od tak 
mogą zmienić samochód 

To jest niedopuszczalne. Czy po wniesieniu opłaty samochody przestaną zanieczyszczać środowisko? Jak zaplace to już mogę sobie jeździć najstarszym "kopciuchem"? To absurd, jak cała idea SCT. 
Nie stać na to mieszkańców Krakowa jak i tych spoza miasta. Ludzi nie stać na wymianę samochodów. Zacznijcie myśleć o ludziach. Póki co dzielicie społeczeństwo i tyle. 

cały projekt jest do kosza. Ludzi na to nie stać! 

1.6.25 16:02:48 Wymagania dla silników diesla są zbytnio wygórowane. Norma Euro 6 jest w pełni wystarczająca Przede wszystkim dla mieszkańców Krakowa czss możliwości poruszania się samichidem 
nje spełniającym zasad powinien zostać wydłużony do co najmniej 10 lat. Nke wszystkich 
stac jest na zmianę posiadanego pojazdu. 

1.6.25 16:03:20 Rynek wokół Plant Każde poza rynkiem Zasady są niesprawiedliwe
Do strefy będą mogły wyjechać diesle minimum rocznik 2015 i benzyna 2010

Czyli stare kopciuchy krakowian są bardziej ekologiczne od pozostałych. Brawo Hipokryzja Hipokryzja. Proponuję dopisać jeszcze polityków

1.6.25 16:03:57 Strefa czystego transportu tylko i wyłącznie na terenie parkingu urzędu miejskiego. Mieszkańcy są przeciwni a władze miasta za - to niech dadzą przykład i zaczną od siebie. Samochody zasilane LPG w innych państwach europejskich mogą wjeżdżać do zielonej strefy. Poza tym są miasta, które odeszły już o SCT. Na zachodzie miasta rezygnują z SCT ale tu na siłę jest coś wdrażane. Kogo 
samorządowcy reprezentują?
Proponuję żeby okres 5 lat wyłączenia przedłużyć do 55 lat i objąć mieszkańców Krakowa 
i spoza Krakowa. 

1.6.25 16:04:11 Tak, należy ją zmodyfikować aby jej nie było w ogóle. Kretyńskie pomysły, nikt nie oszacował liczby samochodów przejeżdżających przez Kraków, tylko przejeżdżających. Jest to niezgodne z konstytucją. Czy zaplanowano budżet na odszkodowania dla właścicieli samochodów. Takie posypią się setkami... Bzdura, a nasze MPO, MPK, ??, wyjątki kopcące graty... Bzdura, to tylko wyciąganie kasy od kierowców.. Twórcy tej strefy są matołami. Kraków wymaga gruntownej inwestycji w infrastrukturę drogową. Włodarze potrafią jedynie kraść pasy z 
jezdni i wyłączać je na poczet MPK i służb

1.6.25 16:04:16 Tylko Rynek Główny Wszystkie szpitale, urzędy, urzędy skarbowe, ZUS itp Również miasta i miejscowości graniczące bezpośrednio z Krakowem jak np Skawina Tańsze opłaty np 1 zł za 1h Zwolnione również motocykle 
1.6.25 16:04:22 Nie dla mieszkańców Krakowa. Tak dla turystów. Nie dla strefy obejmującej mieszkańców. Wystarczy że już place podatki i jeszcze cholerna strefę parkowania to mam jeszcze mieć 

ograniczenia co do auta jakim Sue poruszam. Stanowcze NIE
Euro 4 ale benzyna i diesel Ograniczenia dla mieszkańców nie powinny obowiązywać. Tylko dla turystów. Kolejne zdzierstwo tak jak strefa parkowania. Żyć się odniechciewa w tym mieście. 

1.6.25 16:06:29 obszar I obwodnicy cały obszar pza I obwodnicą bez SCT za mały okres czyli po opłaceniu normy EURO już nieważne? Kpiny....mieszkańy oraz osoby pracujące w Krakowie plus osoby pracujące w Krakowie
1.6.25 16:07:36 Nie powinno być SCT
1.6.25 16:09:14 ścisłe centrum STREFA POWINNA OBOWIAZYWAĆ W ŚCISŁYM CENTRUM JAK SIE TO MA W WARSZAWIE !! euro 4 diesel i euro 3 benzyna 8 lat tak, ale wysokość opłat w wysokości 500 zł za miesiąc jest nie do przyjęcia okres pięciu lat i wskakiwanie odrazu do aut z norma emisi spali do euro 6 w przypadku diesla jest niedopuszczalne oraz nie wprowadzenie 

ulgi dla seniorów, dodatkowo jesli służby z takich samochodów bedą mogły korzystać !
1.6.25 16:10:18 Nie Tak Okregowe Stacje Kontroli Pojazdów powinny móc certyfikować pojazdy które spełniają standardy tylko były wyprodukowane zanim nowsze standardy zaczęły obowiązywać Nie Jest dobre Nie
1.6.25 16:10:23 Strefa powinna być jak najmniejsza i obejmować tylko centrum. Strefa powinna być jak najmniejsza i obejmować tylko centrum Jest to jawna dyskryminacja osób z poza Krakowa. Dużo ludzi z okolic dojeżdża do 

Krakowa do pracy.
Jest to jawna dyskryminacja osób z poza Krakowa. Dużo ludzi z okolic dojeżdża do Krakowa do pracy

1.6.25 16:11:57 Powinno dotyczyć ścisłego centrum Zwolnienie dla pracujących, którzy z uwagi na wykonywany zawód muszą dojeżdżać samochodem. Lekarze weterynarii Euro 5 dla diesla. Są to samochody 13-15 letnie spalające 5 litrów paliwa na 100 km Również dla aut firm zarejestrowanych w Krakowie Jest zupełnie pozbawione logiki. Jak płacisz to nagle auto staje się ekologiczne? Lekarze weterynarii - wozimy leki i cały sprzęt w samochodach którymi dojeżdżamy do klienta 
1.6.25 16:13:10 Nie widzę, żadnego powodu żeby zakazywać do miasta wjazdu jakimkolwiek pojazdom, które zostały legalnie kupione, zarejestrowane i spełniaja normy opisane w ich dowodach rejestracyjnych (to jest zadanie 

stacji diagnostycznych i policji, żeby pojazdy niespełniające norm były eliminowane z ruchu). W czasie gdy Niemcy powoli wycofują się z SCT (udział bardzo starych i emitujących dużo zanieczyszczeń pojazdów 
spadł znacznie, w Polsce dzieje się podobnie), które obejmowały zazwyczają bardzo niewielki obszar miast, Kraków chce wprowadzić strefę na całe miasto.... głupiej i w sposób bardziej utrudniajacy zycia ludzi 
juz sie chyba nie da !!

Kolejny chory pomysł. A jak będziecie spradzać czy ktoś jedzie do szpitala czy gdzieś indziej ? Zbyt wysokie i idiotycznie określane a do tego zdecydowanie wychodzące przed szereg.  W Niemczech każdy diesel z Euro 4 i filtrem cząsteczek stałych może wjechać do każdego miasta z 
SCT, benzyna z Euro 1 i katalizatorem również (zielona plakietka Umwelt Zone). Chyba się Wam trochę zapomniało jaki jest średni wiek samochodu w Niemczech, a jaki w Polsce !!!!!! Do 
tego dochodzą bzdurne zasady, że np. od 2030 tylko diesle z Euro 6d (czyli rocznik 2018 lub młodsze) -> to co powiecie na taką sytuacje: mój Ford Mondeo jest z 2017 roku i ma normę 
Euro 6, Ford Mondeo kolegi ma taki sam silnik i też spełnia normę Euro 6 ale został wyprodukowany w 2018 roku -> on wjedzie, ja nie.... sprawiedliwe ? Dodam tylko, że Ford zrobił 
facelifting modelu Mondeo w połowie 2018 roku i wprowadziły silniki Eco Blue spełniajace normę Euro 6d.... !! Do tego kolejny absurd ograniczający wjazd pojazdów zabytkowych do 50 
razy w roku... No to wyobraźcie sobie taką sytuację: mój zabytek jest garażowany u moich rodziców na wsi od kwietnia do września bo lubię sobie nim w lecie spokojnie po wsiach 
pojeździć... przed zimą przywożę go do Krakowa, wstawiam do swojego garażu i nie wyjeżdzam nim do wiosny.... i teraz co ? - czy to, że przebywał w Krakowie 150 czy 180 dni to oznacza 
to, że tyle razy wjechał do miasta ?? I może mi się od razu należy mandat ??? 

I jeszcze jedno... w Niemczech we wszystkich miastach gdzie jest SCT obowiązują takie same zasady dla norm emisji, w Polsce każde miasto wyznacza swoje własne zasady... przecież w 
końcu zeby jeździć po tym kraju dla kadego miasta będzie trzeba mieć inne auto !!!!

A na jakich zasadach będą wjeżdzać auta zarejestrowasne za granicą ? W CEPIK-u nie ma informacji o moim samochodzie !!!

A w czym mieszkańcy Krakowa są lepsi od innych, że mają być traktowani inaczej ? A czy 
posiadanie mieszkania własnościowego w Krakowie czyni mnie mieszkańcem mimo, że 
nie jestem zameldowany ?

Jesteś stary, biedny, ledwie się ruszasz i masz stare ale palące 5 litrów diesla auto to albo płać za wjazd albo jedź rowerem.... masz nowoczesnego SUV-a palącego 30 litrów w mieście - droga wolna, 
zapraszamy..... cięzko znaleźć większą hipokryzje... pomysł tak chory, że aż trudno w to uwierzyć !!! To już chyba lepiej po prostu pozwolić wjeżdzać do miasta wszelkim osobom, które muszą 
dowieźć kogoś do szpitala lub mające kogoś w szpitalu, same potrzebują opieki medycznej, są rencistami czy emerytami, znajdują się w trudnej sytuacji zyciowej, itp. => udział takich osób w ruchu 
jest tak znikomy, że jakakolwiek dyskusja o pozwoleniach czy naklejkach jest zbędna.

SCT bardzo przypomina PRL czyli jedyny system, który bohatersko walczy z problemami niewystępujacymi w żadnym innnym ustroju. 

"pod zakazu wjazdu do Strefy przez pięć lat będą na przykład zwolnione pojazdy należące do krakowian, tzw. pojazdy specjalne (z taką 
adnotacją w dowodzie rejestracyjnym) czy historyczne/zabytkowe." -->> a co za 5 lat ? Nie wjadę do Krakowa pojazdem zabytkowym ? 

Swoją drogą jeszcze nikt mi nie udowdnił, że wprowadzenie SCT w czymkolwiek pomoże. Jedne badania pokazują ze jest smog i wszyscy 
zaraz umrzemy, badania wykonane przez przeciwników strefy pokazują kompletnie co innego a w czasie pandemii gdy ruch samochodowy 

 spadł o 80% jakość powietrza było sporo gorsza w przeciętny letni dzień w Krakowie....  

1.6.25 16:14:45 Uważam, że SCT wyklucza osoby mniej zamożne, nie powinny być wydzielane żadne strefy dla bogatych "elit" do czego za wszelką cenę dąży władza Powinna być zapewniona swoboda poruszania się bez względu na rok produkcji środka transportu ani zasobność portfela 
przeciętnego "Kowalskiego"
Co rok sprawdzany jest stan techniczny pojazdu podczas obowiązkowego badania i samochody niespełniające wymogów są 
wycofywane z ruchu.

Moją propozycją jest wycofanie się z idiotycznego projektu wspierającego najbogatszych, nikt nie porusza się starszym pojazdem dla przyjemności Kolejne dzielenie na gorszych i lepszych obywateli Idiotyczne rozwiązanie, które tylko pokazuje o co chodzii w projekcje - ograbić biedniejszych obywateli.
Wprowadzenie opłat nie oczyści powietrza, spowoduje późniejszy zakup nowszego samochodu przez jego właściciela.

Na samochody specjalne (np. Kamperowe czy zabytkowe) również nie może sobie pozwolić przeciętny "Kowalski".
A limit 50 wjazdów musiał wymyślić człowiek niespełna rozumu.

1.6.25 16:15:18 Strefa powinna znajdować się wewnątrz III obwodnicy Krakowa. Wyłączy to wjazd mniej ekologicznych pojazdów do centrum a zarazem umożliwi ruch pomiędzy zewnętrznymi dzielnicami Krakowa. Do czasu 
ukończenia  zachodniej części obwodnicy, granice powinny wyznaczać ul. Armii Krajowej, ul. Czarnowiejska, Al. Krasińskiego, ul. Monte Cassino.

Przy wyznaczeniu srefy jak opisano w punkcie 1, nie ma już takiego problemu. 30 letni samochód Cinquecento produkuje znacznie mniej spalin niż nowoczesny SUV z silnikiem 2 albo 3 litry, dlatego samochody o pojemności silnika do 1.2 litra powinny być 
wyłączone z wymagań strefy niezależnie od wieku. Również samochody z tablicami pojazd zabytkowy oraz pojazdy specjalne. 

Wyłączenie jest słuszne na 5 lat dla mieszkańców, którzy mieszkają  w granicach strefy w 
kształcie zaproponowanym przeze mnie.

To nie ma sensu. W strefie powinno chodzić o poprawę jakości powietrza a nie o nowy podatek. Zamiast wnosić opłaty, osoby mogą wynająć samochód, gdy zajdzie potrzeba przewiezienia czegoś a 
w innym przypadku mogą korzystać z transportu publicznego.

Absurdalne jest liczenie ilości dni, w które można wjechać do strefy - np. 50 dla pojazdów zabytkowych. Takich pojazdów jest na tyle mało, 
że ich szkodliwość dla środowiska jest niezauważalna.
Jedyne wyjątki, to: - pojazdy mieszkańców strefy do 5 lat od jej wprowadzenia, - pojazdy specjalne, - pojazdy zabytkowe.

1.6.25 16:16:28 Absolutnie strefa nie powinna obejmować całego miasta. Może obejmować ścisłe centrum Krakowa.
To zabije drobną przedsiębiorczość w Krakowie.
Obywateli nie stać na wymianę samochodów osobowych i dostawczych.

Strefa w tej wersji nie jest dobrą propozycją. 
W wersji minimum powinno być udostępniona dla wszystkich możliwość dojazdu do P&R np. w Bieżanowie, Czerwonych Makach, 
Kurdwanowie. A także możliwość dojazdu do dużych centrów handlowych IKEA, Bonarka, przy Zakopiańskiej, M1 itd.

W myśl obowiązującej jeszcze uchwały C/2707/22 z 2022r., po 1.07.2026, bez ograniczeń mogą wjeżdżać do SCT, właściciele pojazdów z silnikiem diesla EURO5 zarejestrowanych przed 
31.03.2023r. Dlaczego to zmieniacie? Gdzie jest poszanowanie  praw nabytych? Co z właścicielami samochodów, którzy w dobrej wierze kupili samochód diesel EURO5 po 2023r? Dostaną 
odszkodowanie od miasta?

Propozycja minimum:
Zgodnie z uchwałą C/2707/22 z 2022r. Wjazd bez ograniczeń dla samochodów zarejestrowanych na obecnego właściciela przed 31.03.2023r. spełniających normy min. EURO5(diesel, rok 
>2010) i EURO3(benzyna).

Ograniczenia zaproponowane w nowej uchwale powinny dotyczyć tylko pojazdów zakupionych PO WEJŚCIU nowej uchwały tj. zakupionych po 1.07.2025r.!!! 

W celu ochrony praw nabytych, po 2030 powinniście dopuścić samochody mieszkańców 
Krakowa spełniających normy min. EURO5(diesel, rok >2010) i EURO3(benzyna), które 
zostały zarejestrowane przed wejściem proponowanej uchwały. 
Bedzie to spójne z obowiązującą jeszcze uchwałą C/2707/22 z 2022r.!

Ograniczenia zaproponowane w nowej uchwale powinny dotyczyć co najwyżej pojazdów 
zakupionych po wejściu nowej uchwały tj. zakupionych po 1.07.2025r.!!! 

Wprowadzicie ogromną biurokrację, chyba że o to chodzi. Dziesiątki nowych urzędników, systemy informatyczne, obsługa strefy itp.

Możliwość odpłatnego wjazdu powinna być bezterminowa, a nie tylko do 2028r.
Trzeba obywatelom dać legalny sposób na możliwość wjazdu do Krakowa.

1.6.25 16:20:07 Dojazd do wszystkich dużych placówek leczących dzieci (chodzi mi o lekarzy specjalistów, nie pediatrów) Jestem mamą dziecka z niepełnosprawnością, nie stać mnie zwyczajnie w świecie kupić nowego auta ani auta, które będzie stale spełniać wymagania SCT. A przez wiele lat z powodu jej 
schorzeń będziemy jeździć na wizyty do lekarzy specjalistów. W związku z powyższym uważam wymagania za zbyt rygorystyczne.

Zmuszacie wszystkich mieszkańców do zmiany auta, nawet jeśli ludzi na to nie stać. Czy 
dacie dofinansowania w takim razie do zakupu nowszych aut?

Jest to rozwiązanie do przyjęcia, jednak nie wyobrażam sobie ustalenia górnej granicy, do której taka możliwość byłaby dopuszczana. Zmuszałoby to rządzących Krakowem aby do tego czasu zrobić 
centra przesiadkowe, tak by z każdego z takich punktów był możliwy naprawdę dobry dojazd do wszystkich punktów miasta. Podejrzewam, że terytorialnie nie posiadacie takiej ilości ziemi, aby móc 
postawić centra przesiadkowe mogące pomieścić ilość aut jaka każdego dnia wjeżdża do Krakowa. Co za tym idzie turystyka w waszym mieście będzie przynosiła mniejsze dochody.

Ustalono, że osoby niepełnosprawne będą mogły wjeżdżać bez znaczenia jakie auto posiadają. Tyczy się to niestety tylko osób z kartą 
parkingową. Córka jest dzieckiem niepełnosprawnym. Nierokującym poprawy - zespół wad genetycznych, nie będzie mówiła, nigdy 
umiejętnościami nie dogoni równoważników, ale chodzić potrafi w związku z czym karta parkingowa jej nie przysługuje, a przez wiele lat 
będziemy jeździć z nią do Krakowa, bo tutaj leczymy się u kilku specjalistów. Zmusza się takich ludzi do szukania środków na nowe auto 
gdy ledwo wiąże się koniec z końcem. 

1.6.25 16:20:53 Strefa maksymalnie wokół plant,alej. Auta które są zarejestrowane w krakowie powinny już móc dojezdzic do końca.kupilem 
auto, place podatki dlaczego mam nie mieć możliwości jeździć.

Płacę czyli nie truje tak?

1.6.25 16:21:34 Centrum w obrębie plant Budowa dróg,  bezkolizyjne skrzyżowania,  auta nie będą stać w korkach Nie stać mnie na nowe auto, dopłacicie? Beznadziejne,  potraficie tylko wprowadzać nakazy nie dając nic w zamian A czemu nie 30 lat ?
1.6.25 16:22:56 Koniec nosa prezydenta Krakowa. Cały Kraków powinien być dostępny dla ludzi nie na tyle bogatych, aby było ich stać na nowy samochód. Proponuję standard "wszyscy ludzie są równi". Wyłączenie powinno obowiązywać do czasu uzyskania powszechnego dobrobytu. Jako podatek od biedy. Bardzo innowacyjne. Oceniam tę listę i całą to bezprawie jako przejaw obrzydliwego klasizmu i pogardy dla ludzi biedniejszych od miejskich włodarzy.
1.6.25 16:23:46 SCT - projekt do odrzucenia SCT - projekt do odrzucenia SCT - projekt do odrzucenia SCT - projekt do odrzucenia SCT - projekt do odrzucenia SCT - projekt do odrzucenia
1.6.25 16:24:47
1.6.25 16:25:05 Cały pomysł SCT uważam za bezprawny i ograniczający wolność oraz dyskryminujący kierowców. Auta należące do mieszkańców Krakowa, nie powinny podlegać żadnym opłatom 

parkingowym, a SCT generuje korki obok tej strefy.
To kolejny pomysł na drenowanie kieszeni kierowców. SCT oceniam negatywnie. Wszelkie listy wyjątków to nakręcanie kombinacji do omijania tych przepisów. Niestety, z przykrością 

stwierdzam, iż ankieta jest mocno tendencyjna i nie oddaje w pełni nastroju mieszkańców, którzy są w większości przeciwni SCT. 
Wystarczyło zadać pytanie „ Czy jesteś za wprowadzeniem SCT? Dwie odpowiedzi: Tak lub Nie” i wszystko byłoby jasne. Kraków nie chce 
takich stref, bo i tak już stoi w korkach,

1.6.25 16:26:01 Jeżeli już to strefa wokół plant, czyli rynek.  Podjęcie decyzji o strefie przez referendum. Jeżeli już to strefa wokół plant, czyli rynek.  Podjęcie decyzji o strefie przez referendum. Jeżeli już to strefa wokół plant, czyli rynek.  Podjęcie decyzji o strefie przez referendum. Jeżeli już to strefa wokół plant, czyli rynek.  Podjęcie decyzji o strefie przez referendum. wielkość emisji to bzdura - proszę sprawdzić strefy w Niemczech i emisję -  jest to skok na kasę obywateli, kolejna danina ! Konstytucja RP - wolność przemieszczania się, kupiłem legalnie auto, paliwo, płacę podatek drogowy, urzędasy którzy chcą wprowadzić tą 
strefę nie są właścicielami dróg, tylko społeczeństwo z którego danin je zbudowano, więc mam prawo jeździć gdzie chcę zgodnie z 
przepisami o ruchu drogowym.

1.6.25 16:26:14 Na zamek w pobliżu dojazd powinien byc. Tak,za krotki. Stac będzie tylko zamożnych na wymiane sut na nowsze. A ubożsi nie beda 
mieli za co.

Oplata dzienna kilkudniowa,miesieczna. Nie tylko krakowianie powinni miec takie przywileje.

1.6.25 16:27:15  Należy nie wprowadzać żadnej strefy Cały Kraków Tylko dla zamożnych. Dyskrymina mieszkańców innych miejscowości. Jesteś mniej zamożny masz stary samochód pĺać haracz. Wszyscy obywatele RP.
1.6.25 16:30:23 Strefa powinna obejmować tylko centrum Powinny zostać wydłużone Donald 10 lat Źle Powinny zostać włączone do wyjątków osoby najmniej zarabiające
1.6.25 16:30:25 Granice strefy powinny być wystaczone w taki sposób, aby było możliwe swobodne pozostawienie samochodu na granicy strefy oraz był możliwy alternatywny transport (np parking park &ride). Aktualnie 

jadąc np od strony Olkusza nie ma takiej możliwości.
Obszar strefy powinien wyglądać inaczej, tak jak opisałem w punkcie 1. Nie można wprowadzać zakazu nie dając alternatywy w postaci 
miejsca postojowego i komunikacji. 

Zaproponowane rozwiązania są azbyt reforystyczne i wprowadzane zbyt szybko, wiele osób nabywając samochód w ostatnim czasie sugerowała się zaproponowanymi normami w 
poprzerdniej propozycji SCT(euro 5 dla diesli), i aktualnie osoby te czują się oszukane. SCT powinna zostać wprowadzona z normami zaproponowanymi w poprzednim projekcie SCT.

Moim zdaniem prawo nie może działać wstecz. Zgodnie z tym SCT powinna dotyczyć 
tylko nowo nabywanych pojazdów, a pojazdy aktualnie posiadana przez mieszkańców 
powinny móc wjeżdżać bezterminowo. W przeciwnym razie wymusza się sprzedaż 
samochodu co może być uznane za niekonstytucyjne 

Rozwiązanie jest dziwne, nie ma informacji na co przeznaczone byłyby pieniądze uzyskane w ten sposób. Albo walczy się z zanieczyszczeniem albo chodzi tylko o pieniadze

1.6.25 16:30:25 Jestem przeciwko ograniczenia wjazdu do Krakowa jakim kolwiek samochodom!
To jest ograniczenie swobody ludzi!

Jestem przeciwko strefie Jestem przeciwko strefie Jestem przeciwko strefie Jestem przeciwko strefie Jestem przeciwko strefie 

1.6.25 16:31:00
1.6.25 16:31:23 W obrębie I obwodnicy. SCT nie powinno obejmować całego miasta! Jak sct będzie ograniczona do obszaru to wjazd do niej powinni mieć wyłącznie jej  

mieszkańcy.
Nie powinno być opłat za wjazd do SCT. Dodatkowo powinny wjeżdżać samochody z osobami niepełnosprawnymi

1.6.25 16:31:57 Ograniczyć SCT tylko do ścisłego centrum miasta. Te kilka miejsc to stanowczo za mało.
STC tylko w ścisłym centrum miasta.

SCT tylko w ścisłym centrum miasta.
A samochody zasilane LPG co z nimi ?

SCT tylko w ścisłym centrum miasta. To jest tylko łupanie  zmotoryzowanych z pieniędzy.Tak samo sowite opłaty z czasem zostaną wprowadzone w tych miejscach przesiadkowych.Puzniej naturalnie wzrosną ceny MPK. A gdzie jest równości wobec prawa.To jak miastowy przyjeżdża teraz na wieś niech też płaci bo mi zatruwa powietrze.

1.6.25 16:32:18 Pierwsza obwodnica czyli wokół plant. A co mają zrobić udając się na rehabilitację lub do weterynarza nie wszystkich stać na nowe samochody. Duża część aut wyprodukowanych przed 2004 spełnia wymogi euro 4 tylko cepik przerzucił to ma właściciel.To jest dyskryminacja! Jw Nie akceptowalne to dyskryminacja. To reguluje konstytucją! Jw
1.6.25 16:32:25 Nie należy jej wprowadzić Nie Nie wprowadzać Mieszkańcy powinni jeździć bez ograniczeń Źle Nie
1.6.25 16:32:59 Proponuję ograniczenie SCT do ścisłego centrum miasta Rynek oraz ulic przyległych. Obszar powinien być ograniczony pierwszą obwodnicą Krakowa, wzdłuż Plant. Nie powinno być ograniczeń wjazdu do żadnych obiektów, za wyjątkiem położonych wewnątrz pierwszej obwodnicy Krakowa (ścisłe 

centrum miasta z Rynkiem).
Normy są zbyt surowe rok 2005 i Euro4 w przypadku benzyny i 2014 i Euro6 w przypadku diesla, eliminują z ruchu samochodowego biedniejszych ludzi. Dodatkowo małe samochody z lat 
90 i początku  lat 2000 typu Daewoo Matiz, Fiat 126p, emitują mniej spalin niż nowe duże SUV-y. https://autokult.pl/sprawdzili-spaliny-40-letniego-mercedesa-zaskakujace-
wyniki,7012993636432480a

Taki zapis to różnicowanie obywateli ze względu na miejsce zamieszkania, dyskryminuje 
osoby nie mieszkające w Krakowie, często pracujące w naszym mieście i codziennie 
dojeżdżające do pracy. Jeśli traktujemy wszystkich równo ze względu na kolor skóry, 
wyznawaną religię, płeć czy orientację seksualną tym bardziej nie powinniśmy ich 
różnicować ze względu na miejsce zamieszkania.

To jest złe rozwiązanie, sugeruje, że nie chodzi o ekologię, a o sprzedaż nowych samochodów, jest to dodatkowe obciążenie dla ludzi, których nie stać na wymianę samochodu. Powinniśmy traktować równo wszystkich obywateli.

1.6.25 16:33:07 Powinna obejmować tylko centrum miasta. Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko centrum miasta Pojazdy zasilane LPG powinny zostać zwolnione z norm emisji spalin. SCT tylko w centrum, zwolnienie pojazdów zasilanych LPG Nabijanie kasy. Ograniczenie swobody poruszania się która wynika z konstytucji. Auta z LPG wszystkich obywateli, nie tylko krakowian.
1.6.25 16:33:10 Strefa czystego transportu powinna ograniczyć się tylko do ścisłego centrum miasta. Jeśli już zostanie zatwierdzona strefa obejmująca całe miasto to powinniśmy zostawić możliwość dojazdu do wszystkich P&R w 

mieście.
Znów tworzy się przepis dla bogatych ludzi. Bo albo stać cię na nowy samochód albo co gorsza jeździsz starym wozem z ogromnym silnikiem trującym na potęgę ale stać cię na to żeby 
zapłacic 500 zł 
Normalnie farsa

Dramat. Znów przepis pod bogatych ludzi 

1.6.25 16:35:01 należy je zmodyfikować i ograniczyć tylko do okolice starego miasta + kazimierz J.w. Powinny dotyczyć tylko pojazdów o emisji poniżej euro 5, jesteśmy biednym narodem nie stać nas na nowe auta. Nie powinno być wyjątków, wszyscy powinni być traktowani jednakowo szczególnie ze 
wiele osób dojeżdża do pracy z poza samego miasta 

bardzo złe, rozwiązanie ma w zamyśle drenować kieszenie osób nie mieszkających w samym mieście a w bliskiej okolicy dodatkowo wszyscy mieszkający w województwie małopolskim mieć takie samo zwolnienie jak mieszkańcy Krakowa

1.6.25 16:35:54 Jedyna sensowna propozycja to NIE wyprowadzać STC w Krakowie!!! Żadnej strefy w Krakowie!!! Stop SCT w Krakowie! Stop dla segegacji mieszkancow na lepszych i gorszych! Głupota! Zakazać urzędnikom wjazdu samochodem do Krakowa!!!
1.6.25 16:36:15 Dojazd do wszystkich parkingów Park and Ride Mieszkańcy odprowadzający podatki w Krakowie powinni swobodnie korzystać z 

infrastruktury drogowej, którą finansują. SCT powinna obowiązywać wyłącznie dla 
samochodów niezarejestrowanych w Krakowie

Ok, ale jak to będzie weryfikowane i kto za to zapłaci? 

1.6.25 16:36:24 Niemieckie miasta się wycofują z tej głupoty - krakowsko-polskie urzędowe internet explorery próbują wprowadzać. Gdzie tu może być błąd... hmm... Niemieckie miasta się wycofują z tej głupoty - krakowsko-polskie urzędowe internet explorery próbują wprowadzać. Gdzie tu może 
być błąd... hmm...

Niemieckie miasta się wycofują z tej głupoty - krakowsko-polskie urzędowe internet explorery próbują wprowadzać. Gdzie tu może być błąd... hmm... Niemieckie miasta się wycofują z tej głupoty - krakowsko-polskie urzędowe internet 
explorery próbują wprowadzać. Gdzie tu może być błąd... hmm...

Niemieckie miasta się wycofują z tej głupoty - krakowsko-polskie urzędowe internet explorery próbują wprowadzać. Gdzie tu może być błąd... hmm... Niemieckie miasta się wycofują z tej głupoty - krakowsko-polskie urzędowe internet explorery próbują wprowadzać. Gdzie tu może być 
błąd... hmm...

1.6.25 16:36:30 Czy chodzi tu faktycznie o ekologie, nasze bezpieczeństwo i zdrowie czy jak zwykle o PIENIĄDZE? Wprowadzenie w Krakowie Strefy Czystego Transportu, zakazującej poszczególnym samochodom wjazdu no 
chyba, że ZAPŁACĄ, to będą mogli jest żenująco śmieszne. 

Czy chodzi tu faktycznie o ekologie, nasze bezpieczeństwo i zdrowie czy jak zwykle o PIENIĄDZE? Wprowadzenie w Krakowie Strefy 
Czystego Transportu, zakazującej poszczególnym samochodom wjazdu no chyba, że ZAPŁACĄ, to będą mogli jest żenująco śmieszne. 

Czy chodzi tu faktycznie o ekologie, nasze bezpieczeństwo i zdrowie czy jak zwykle o PIENIĄDZE? Wprowadzenie w Krakowie Strefy Czystego Transportu, zakazującej poszczególnym 
samochodom wjazdu no chyba, że ZAPŁACĄ, to będą mogli jest żenująco śmieszne. 

Czy chodzi tu faktycznie o ekologie, nasze bezpieczeństwo i zdrowie czy jak zwykle o 
PIENIĄDZE? Wprowadzenie w Krakowie Strefy Czystego Transportu, zakazującej 
poszczególnym samochodom wjazdu no chyba, że ZAPŁACĄ, to będą mogli jest żenująco 
śmieszne. 

Czy chodzi tu faktycznie o ekologie, nasze bezpieczeństwo i zdrowie czy jak zwykle o PIENIĄDZE? Wprowadzenie w Krakowie Strefy Czystego Transportu, zakazującej poszczególnym samochodom 
wjazdu no chyba, że ZAPŁACĄ, to będą mogli jest żenująco śmieszne. 

Czy chodzi tu faktycznie o ekologie, nasze bezpieczeństwo i zdrowie czy jak zwykle o PIENIĄDZE? Wprowadzenie w Krakowie Strefy 
Czystego Transportu, zakazującej poszczególnym samochodom wjazdu no chyba, że ZAPŁACĄ, to będą mogli jest żenująco śmieszne. 

1.6.25 16:39:07 Powinny być mniejsze obostrzenia ponieważ nie każdego stać na nowy i dobry samochód żeby pojechać tak do innego miasta samochodem na parę dni nawet.
A jazda pociągiem nie jest dla każdego przyjemna z dużym bagażem.

No ta a warszawa ma mniej niż Kraków czasu wyłączenia, trochę nie fajnie, a po za tym w 
Warszawie jak ktoś się spóźnił np 1-2 dni z zakupem samochodu ale mieszka w 
Warszawie i płaci wszystko itp to i tak nie ma możliwości żeby z korzystać z tej 
darmowej strefy. Słabe zagrania macie.

Takie coś jest dobre ale powinno być podobnie jak w Warszawie np że ma parę darmowych wjazdów. Np 4 a potem dopiero jakaś opłata za wjazd o ile wgl byłyby takie bramki albo coś żeby opłacić 
wcześniej przed wjazdem do strefy.

1.6.25 16:39:11 Granicą SCT powinna być 2 obwodnica miasta Krakowa auto z silnikiem wysokoprężnym wyprodukowane od 2014 bez podnoszenia kryterium wieku po 4 latach Uważam że mieszkańcy Krakowa mają być traktowani na równi z mieszkańcami gmin 
ościennych.( Mieszkańcy Krakowa również pracują poza miastem Kraków)

Dla osób które bardzo często jeżdżą do Krakowa proponuję opłatę 6 lub 12 miesięczną.Rozsądną a nie zaporową gdyż osoby mniej zamożne posiadają starsze auta. Tylko kampery .

1.6.25 16:42:24 W **** sobie wsadźcie te strefę. Jeszcze głębiej w **** sobie ją wsadźcie Proponuję teraz wyciągnąć ją z **** i zjeść Wsadźcie sobie jeszcze te elektryczne samochody w ****. Oceniam je do **** jak wszystkich was w tym urzędzie Jeszcze wyjątki dla polityków i urzędników proponuję bo jesteście tacy ********* w przeszkadzaniu obywatelom. 
1.6.25 16:42:45 zmniejszyć ją aby zajmowała obszar starego miasta do plant. komplikowanie i tak już absurdalnego projektu. Jedyny sensowny wymóg to ważny przegląd techniczny pojazdu oraz wizualna ocena spalin i w razie konieczności pomiar tychże spalin w trakcie kontroli policji (niezależnie od posidanego 

standardu emisji).
Każdy inny wymóg to dyskryminacja osób których nie stać na nowszy pojazd oraz ograniczanie wolności.
Niesprawny pojazd z najnowszą normą emisji Euro może wydzielać znacznie więcej "zanieczyszczeń" niż 30 letni diesel.

Jest to jedynie zasłona dymna i metoda powolnego gotowania żaby.
Gdyby projekt był sensowny takie wytrychy nie byłyby konieczne. 

patrz punkt 3. patrz punkt 4.

Co w przypadku osób słabo zarabiających które potrzebują samochodu do pracy aby utrzymać siebie i 3 trójkę dzieci.

1.6.25 16:44:45 zmniejszenie granic strefy do ścisłego centrum miasta, np. aleje co najmniej do każdego Park and Ride całkowicie zwolnić mieszkańców Krakowa z tego obowiązku (do naturalnej wymiany aut) 
w przeciwnym razie wprowadzić dopłaty na wymianę auta

do przyjęcia j.w.

1.6.25 16:45:26 Moim zdaniem strefa powinna obejmować rynek główny i obszar do plant To jest za mało i niewiele zmienia. Im mniejsza strefa tym mniejsze straty dla mieszkańców Powinno obejmować dużo więcej aut, szczególnie takich, którymi jeżdżą biedni ludzie. Norma Euro nie nadaje się do tworzenia progów dla takich stref Tak jak pisałam, zamiast wyłączać czasowo mieszkańców, lepiej zrobić małą strefę i mało 
szkodliwą

To niesprawiedliwe i krzywdzi biednych ludzi Jak zwolnicie wszystkich to będzie fikcja,  jak zwolnicie nielicznych to będzie dyskryminacja innych. 

1.6.25 16:47:41 Rynek Główny i przyległe ulice. Dojazd do wszystkich obiektów użyteczności publicznej takich jak szpitale, szkoły, uczelnie urzędy itp itd Na Rynku Głównym tylko i wyłącznie pojazdy elektryczne. Poza samochody do końca ich ekspoloatacji. Proponuje wydłuże nie tego terminu do 2050 roku. Można wprowadzić pod warunkiem że strefa obejmie Rynek Główny. Obecnie zarejestrowane pojazdy powinny mieć bezterminową możliwość wjazdu do strefy . Zakaz wjazdu aut ktore spełniają wymagania 
techniczne żeby sie poruszać po polskich drogach to dyskryminacja względem prawa i wykluczenie komunikacyjne biedniejszych 
kierowców. 

1.6.25 16:49:17 Powinna objąć swoim obszarem ścisłe centrum Krakowa. Uważam, że obszar SCT powinien być w całości inaczej wyznaczony. Powinna zostać utrzymana poprzednia wersja wymogów SCT. (m.in. min. Diesel EURO 5) Wiele osób dokonało wymiany samochodów uwzględniając poprzednią wersję wymagań! Nieuwzględnienie w okresie wyłączenia mieszkańców Powiatu Krakowskiego to 
niedorzeczność. Czy nikt nie obawia się retorsji ze strony gmin ościennych? ( np. 
spowolnienie wymiany kotłów na paliwa stałe itp.).

Ze względu na zadłużenie Krakowa jest to dobre rozwiązanie. Brakuje jedynak opłaty rocznej odpowiednio zrabatowanej dla osób muszących regularnie odwiedzać Kraków w celach służbowych, 
edukacyjnych itp.

Mieszkańcy województwa małopolskiego. Wielu z nich pracuje w Krakowie. Bez nich Kraków sobie nie poradzi w wielu obszarach 
funkcjonowania.

1.6.25 16:49:51 Strefę Czystego Idiotyzmu wprowadzić tylko w obrębie pierwszej obwodnicy. Do około Plant Krakowskich!! Strefa w całym Krakowie to dramat-szalwnstwo!! Wprowadzić tylko samo Centrum!! Każde zarejestrowane auto, posiadające ważne badania techniczne. Powinno mieć możliwość wjazdu do strefy. Bez względu na rok produkcji!!! Okres wyłączenie nie powinien mieć miejsca. A jak już to 20 lat, lub do śmierci 
technicznej. Aktualnie posiadanego samochodu.

Opłata to niby podatek kolejny dodatkowy. Klienci do których jadę świadczyć usługi. Zapłacą dodatkowo!! Wszyscy mieszkańcy zameldowania w Krakowie i tutaj opłacający podatki. Muszą posiadać dodatkowe przywileje i bezwzględne zwolnienie 
z oplat i wymogów szaleńczych pomysłów stref Idiotyzmu!@

1.6.25 16:50:22 Wprowadzenie strefy na terenie całego miasta jest bezsensowne. Powinno się wykonać pomiary w jakich rejonach (na których ulicach) faktycznie jest problem z zanieczyszczeniem powietrza przez samochody i 
wprowadzać ograniczenia tylko tam, jak to się robi w niektórych miastach europejskich. Ograniczenie w całym mieście powoduje konieczność stworzenia wielu wyjątków (patrz następnie pytanie) co będzie 
niezrozumiałe dla kierowców i ktoś będzie musiał to kontrolować. W jaki sposób w ogóle będzie kontrolowane kto wjeżdża do strefy przy tylu drogach dojazdowych do miasta?

Urzędy, sądy, dworzec, pętle tramwajowe i autobusowe. 
W jaki sposób będzie weryfikowane, gdzie ktoś jedzie? Daje to pole to nadużyć, bo każdy zatrzymany w strefie będzie twierdził, że 
jedzie do lekarza, urzędu itp.

Opieranie się na roczniku jest bezsensowne. Samochody z tego samego roku mogą pochodzić z różnych rynków, mogą spełniać różne normy, mieć różne silniki. Opieranie się na normie 
Euro również jest niesprawiedliwe. Starsze samochody, szczególnie z niewielkimi silnikami benzynowymi mogą spełniać niską normę tylko dlatego że w momencie ich homologowania 
tylko taka istniała. A w rzeczywistości mogą 'łapać' się pod wyższą normę. Kolejną kwestią jest stan techniczny konkretnego samochodu. Prawdę mówiąc każdy pojazd powinien być 
traktowany indywidualnie i sprawdzany podczas przeglądu.

Ogłaszanie zmian w projekcie pół roku przed jego wprowadzeniem powoduje, że 
dostosowanie się do niego jest nierealne. Wprowadzenie 5 letniego okresu wyłączenia 
jest konieczne. Co to znaczy "mieszkaniec Krakowa"? Ktoś zameldowany na terenie 
Krakowa, czy kto płaci podatki w Krakowie?

Dostosowanie się do zmian w czasie pół roku jest dla wielu ludzi niemożliwe, a dla niektórych nieopłacalne - osobiście znam ludzi którzy kupili niedawno samochód nie łapiący się pod nowe normy. 
Opłata uderzy w osoby dojeżdżające do pracy lub które nie są mieszkańcami Krakowa ale w nim pracują. Wprowadzenie takiej opłaty widzę jako wyciąganie pieniędzy od takich ludzi. Takie 
rozwiązanie może być akceptowalne dla kogoś, kto przyjeżdża do miasta np. kilka razy w miesiącu. Na co będą przeznaczane te pieniądze?

W jaki sposób będzie to weryfikowane? Czy jeśli będę jeździł "starym" samochodem jako mieszkaniec mam się spodziewać, że będę często 
zatrzymywany przez policję do kontroli?
Żadne zwolnienia nie powinny dotyczyć pojazdów jeżdżących po mieście przez wiele godzin, takich jak na przykład autobusy i taksówki.

1.6.25 16:51:03 Ograniczyć do ścisłego centrum. Pierwotny pomysl strefy - Euro 5 dla Diesla w zupełności wystarczy. Te samochody maja juz filtry cząstek stałych. Wylaczenie samochodów już zarejestrowanych w Krakowie. W naturalny sposób i tak 
będą znikać z czasem.

Już sama strefą jest wstraczajacym skandalem... J.w.

1.6.25 16:54:45 Nie powinno być żadnych granic! Zlikwidować koncepcję obszaru Strefy Czystego Transportu całkowicie! Nie powinno być wytyczonych żadnych takich miejsc! Zlikwidować koncepcję obszaru Strefy Czystego Transportu całkowicie! Wymagania dotyczące roku produkcji lub standardu emisji Euro nie są oparte na żadnych obiektywnych/zweryfikowanych danych. To normy oparte na zmanipulowanych "badaniach" i 
"modelach".

Zlikwidować koncepcję obszaru Strefy Czystego Transportu całkowicie! Nie służy ona ani 
mieszkańcom Krakowa, ani ogólnie kwestiom klimatycznym. Wszelkie okresy 
przejściowe to pic na wodę do niepopartej faktami naukowymi ideologii/ koncepcji SCT.

Absolutnie negatywnie! Jest to zażynanie społeczeństwa w imię niepopartej faktami ideologii. Zlikwidować koncepcję obszaru Strefy Czystego Transportu całkowicie! Nie służy ona ani mieszkańcom Krakowa, ani ogólnie kwestiom 
klimatycznym. Wszelkie okresy przejściowe to pic na wodę do niepopartej faktami naukowymi ideologii/ koncepcji SCT.

1.6.25 16:54:54 Ograniczyć do samego rynku. Zlikwidować całkiem SCT, nie dzielić społeczeństwa na bogatych jeżdżących nowymi V8 4,4L i biednych w aucie starym ale 1,6L, 
wystarczy który ile spala. Zachęcać, a nie zakazywać jak w komunie.

Nie dzielić społeczeństwa na bogatych jeżdżących nowymi V8 4,4L i biednych w aucie starym ale 1,6L, wystarczy który ile spala. Dzielicie społeczeństwo na tych z i z poza Krakowa! Fatalne, jak opłacą to nagle są już eko...? Ew. opłaty dzienne za parkowanie typu 15 zł/dzień, by ktokolwiek jeszcze chciał Was odwiedzić.... Kolejne pełowskie dzielenie społeczeństwa na tych których stać i biedotę w starych pojazdach z przeglądami przecież dopuszczającymi do 
poruszania sie po jedniach publicznych wszędzie... tylko nie w krakówku!!!

1.6.25 16:55:27 Stare seicento jest nieekologiczne bo emituje 150 g co2/km a wielki dodge z emisją 350g/km jest ekologiczny. WTF?????
1.6.25 16:56:36 Tak, zapoznałem się. Strefa powinna zostać zmniejszona w taki sposób, aby umożliwić wjazd do Krakowa, a następnie zaparkowanie i pojazdu i skorzystanie z P&R Taka propozycja to dobry kierunek. Brakuje go zdecydowanie od strony Bronowic (północno zachodnia czesc miasta). Ograniczanie emisji w miescie to dobry kierunek, jednak nie nalezy "zamykać" miasta a stworzyć alternatywy i możliwosci dojechania do Krakowa i korzystanie z komunikacji miejskiej na 

rozsadnych warunkach.
W miejsce takiego rozwiazania lepsze beda parkingi połaczone z komunikacją.
Opłata za wjazd powinna być alternatywna i ostatecznym rozwiazaniem.

1.6.25 16:57:04 Strefa powinna objąć wyłącznie tereny Rynku i przyległe,  do Plant Opłaty za wjazd starszym samochodem są nieuczciwe. Logiczne jest, że ludzie posiadający starsze pojazdy, są mniej majętni
1.6.25 16:57:06 Strefa powinna zawierać się w granicach "Starego miasta" Ze względu na trudności z parkowaniem zewnątrz przyjeżdżają osoby które muszą dojechać do rodziny zamieszkałej w Krakowie lub do instytucji typu. szpitale. Każdy stara się zatrzymać 

na obrzeżach miasta i korzystać z komunikacji miejskiej.
To jest wykluczenie uboższej części społeczeństwa. Od kiedy zapłata niweluje szkodliwe emisje? To bzdura.

1.6.25 16:59:16 Euro 5 i powyżej 2 lata to wystarczający okres Bardzo dobre lecz opłata powinny być objęte wszystkie pojazdy nie spełniające minimalnego wymogu dotyczącego emisji spalin 
1.6.25 16:59:49 Stare Miasto Strefa I - maksymalnie do 1 km od Strefy I Wszystkie placówki medyczne i pomocy przed/okołomedycznej, rehabilitacyjnej, przychodnie, ośrodki dla seniorów i przewlekle 

chorych, niepełnosprawnych itp dla rodzin i opiekunów w/w(!),  komisariaty policji, placówki straży miejskiej, straży pożarnej - 
dostępne bezwzględnie 24h/7 dni w tyg.

zastępowanie dotychczasowych paliw kopalnych (w tym napędu elektrycznego i ładowania) paliwem alternatywnym: wodorowym, wodą, biopaliwem itp. w cenach dostępnych dla 
zarabiających poniżej średniej krajowej

min. 15 lat lub rekomendowanie działań w kierunku paliw j.w. (zastępowanie 
dotychczasowych paliw kopalnych (w tym napędu elektrycznego i ładowania) paliwem 
alternatywnym: wodorowym, wodą, biopaliwem itp. w cenach dostępnych dla 
zarabiających poniżej średniej krajowej)

Powinno być weryfikowane poprzez np pracę, jej wartość społeczną dla Krakowa  i odprowadzanie podatków w Krakowie - dla osób pracujących oraz jak w pkt. 2 jak w pkt. 1 i 2

1.6.25 17:00:30 Kazimierz i stare miasto. Ta propozycja dobitnie pokazuje kuriozum całej tej sct. Czyli powietrze nie migruje pomiędzy ulicami, miastami i krajami??? Świat się 
śmieje z eko Europy bo za chwilę u nas nic nie będzie a wszystko będzie trzeba importować za grubą kasę 

Auta już zarezerwowane w Krakowie powinny jeździć do śmierci technicznej Zajmijcie się patodewelopreką przez którą nie ma wentylacji miasta a potem uderzacie w 
ludzi 

Czyli jako mieszkaniec który płaci podatki w Krakowie tak jest nagradazanyy aby płacił jeszcze podatek za auto. Brawo Samochody służące ludziom do pracy nie powinny podlegać sct. Dajcie żyć bo za chwilę nie będzie miał wam.kto podatków płacić na wasze 
pensje 

1.6.25 17:01:53 Tylko obszar całego Śródmieścia. Dojazdy do cmentarzy,do centrów handlowych,dworce autobusowe i kolejowe. Auta spełniające warunki przeglądów rejestracyjnych,powinny być  dopuszczone do wjazdu do SCT. Rekomenduje rozwiązanie do 10-ciu lat. Rozwiązanie godne poparcia ale opłata za wysoka. Emeryci powyżej 70 roku życia powinni wjeżdżać bez ograniczeń.
1.6.25 17:02:46 Ścisłe centrum Całe miasto za wyjątkiem ścisłego centrum Wymysły euro faszystów dyskryminujące ludzi. Za 500 miesięcznie każde auto już pasuje? 25 Złodziejstwo połączone z zakłamaniem. Za pieniądze się da eurokołchoźnicy? Wszyscy bez wyjątku i znacznie dłużej niż 5 lat 
1.6.25 17:04:19 Zmienić Nie jest dobra propozycjdojezdza Dojeżdżamy wszędzie i zawsze 50 lat Bez oplaty
1.6.25 17:05:20 Brak strefy Ja jako mieszkanka chce dojeżdżać wszędzie i zawsze Jestem przeciwna wprowadzeniu strefy

Niech każdy jeździ po Krakowie 
Za krótko stanowczo !!!!! Głupota Co to jest 5 lat 

1.6.25 17:06:20 Powinno się zrezygnować z całego projektu avraczej wymusić na gminach tzw. Obwarzanka krakowskiego do zakazu palenia byle czym i wymiany ogrzewania na ekologiczne. Takich miejsc powinno być więcej. To powinno być wydłużone minimum do 15 lat. W dobie kryzysu trudno będzie 
większości mieszkańców wymienić auta na nowe

1.6.25 17:06:43 Strefa czystego transportu ograniczona tylko do parkingoweh strefy A Jest to dobra alternatywa 
1.6.25 17:06:55 Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu 

Najważniejsze aby  auta przechodziły zetelnie badania techniczne i to wystarczy 
Nie powinno być żadnych ograniczeń Auta już zarejestrowane powinny beż ograniczeń jeździć po Krakowie

Podstawa to sprawdzanie ich sprawności w tym jakości spalin w czasie okresowych przeglądów 
Nie powinno być żadnych ograniczeń dla aut już zarejestrowanych Nie powinno być żadnych ograniczeń dla aut już zarejestrowanych Nie powinno być żadnych ograniczeń dla aut już zarejestrowanych

1.6.25 17:08:30 Granica czystego powietrza powinna obowiązywać tylko stare miasto. 10 lat
1.6.25 17:08:35 Ograniczenie powinno być “na wewnątrz” od Alei. Dla samochodów benzynowych EURO2, dla wysokoprężnych EURO4 w pierwszej fazie i euro5 w drugiej. Wprowadzenie wymagań euro6 od 2030 jest za wczesne. Silniki euro 5 są 

wystarczająco ekologiczne. Często ludzie kupują gdyż potrzebują wykorzystywać do dalszych tras a nie stać ich na dwa samochody l. 
Wyłączenie jest rozsądne jeśli dotyczy osób płacących podatki lub będących 
zameldowanych. 

Jest o to kompromis, który jest do zaakceptowania. Opłata mogłaby być powiązana z opłatą parkingową (kupując abonament na SPP jednocześnie możliwość wjazdu i odwrotnie).

Co z pojazdami, które wjadą przed wprowadzeniem opłaty i będą chciały z niej wyjechać a nie będą spełniały normy? Czy opłata będzie pobierana za każdy dzień przebywania(nawet jak nie będzie 
użytkowany) czy za wjazd? 

Pojazdy specjalne np sportowe, do rajdów amatorskich 

1.6.25 17:08:38 Aktualnie strefą powinno zostać objęte tylko ścisłe centrum miasta, w mojej ocenie należałoby również zagwarantować miejsca postojowe na obrzeżach miasta pozwalające przyjezdnym osobom na 
pozostawienie tam swoich samochodów z możliwością skorzystania choćby z tramwajów bezpośrednio z tych miejsc. 

Czy Kraków wybuduje też szklaną kopułę wokół swoich granic? Czy dym i spaliny z sąsiednich miast zwłaszcza zachodnich 
miejscowości nie będą przypadkiem przedostawały się i zatruwał powietrza stolicy małopolski? 

Norma Euro 5 dla samochodów z silnikami Diesla nie różni się praktycznie swoimi parametrami od normy Euro 6, główne różnice to tylko rok modelowy samochodu a jak wiadomo Polacy 
jeżdżą raczej starymi samochodami, ze średnią wieku przekraczającą 10lat. Dlatego wprowadzenie normy Euro 5 byłoby równie skuteczne jeśli chodzi o walkę ze smogiem, ale 
jednocześnie nie dotykało tak szerokiego grona ludzi. 

Wystarczy spojrzeć do tabeli: EURO 1
[1993]

EURO 2
[1997]

EURO 3
[2001]

EURO 4
[2006]

EURO 5
[2011]

EURO 6
[2015]

      CO [g/km]2,722,22,3111
      HC [g/km]––0,20,10,10,1
      NOx [g/km]––0,150,080,060,06

HC+NOx
[g/km]

Jeśli chodzi przede wszystkim o zdrowie "rdzennych" krakowian to chyba głownie oni 
powinni przesiąść się na bardziej "czyste" środki transportu. Dlatego okres wyłączenia 
powinien wynosić maksymalnie 2 lata.

"Skokiem na kasę" Wynika z niego, że wcale nie chodzi tutaj o czyste powietrze w Krakowie, tylko właśnie o pieniądze. W mojej ocenie żadna grupa nie powinna posiadać specjalnych przywilejów.

1.6.25 17:09:47 Uważam że samochody od 2010 roku powinny być wyłączone z zakazu  Przede wszystkim powinny być parkingi na obrzeżach miasta aby osoby jadące z dalszych części małopolski mogły pozostawić 
samochód a następnie komunikacją miejską dotrzeć do centrum 

Samochody euro 5 od 2010 diesle powinny bez przeszkód wjeżdżać do miasta, są one wyposażone w filtry cząstek dzięki czemu wytwarzają minimalne zanieczyszczenie 
 Bardzo nie podoba mi się jak gnębicie ludzi nowymi obostrzeniami 

Zbyt wysoka stawka dla osób które jeżdżą codziennie 
Zwolnienie dla samochodów w których jest minimum 4 osoby 

Emeryci i samochody w których jedzie minimum 4 osoby 

1.6.25 17:09:49  Całe miasto powinno być objęte strefą Parkingi Park and Ride Brak zwolnień Bez wyjątku równe ograniczenie dla wszystkich 



1.6.25 17:10:05 Tereny na północ od ciągu ulic Conrada-Opolska-Lublańska-Bora Komorowskiego itd. - wraz z samymi tymi ulicami. Dojazd z obwodnicy miasta do szpitali na północy Krakowa, czyli Jana Pawła II, Rydygiera, Narutowicza. Dojazd od obwodnicy miasta 
do Schroniska dla Zwierząt na ul. Rybnej. 

Dodałabym po 4 latach od wejścia projektu w życie kolejne konsultacje oraz badania 
jakości powietrza oraz kolejne konsultacje, od których wyników zależeć będzie 
utrzymanie bądź przedłużenie okresu przejściowego.

Brakuje na tej liście przedsiębiorców nie mieszkających w Krakowie, ale prowadzących działalność na terenie miasta. W przypadku 
działalności gospodarczej osoby fizycznej nie ma możliwości rozliczania podatku PIT w miejscu prowadzenia działalności, obligatoryjnie jest 
narzucona konieczność rozliczania PIT w miejscu zamieszkania. 
Oraz zarządców i administratorów budynków, ekipy techniczne, sprzątające itp. wykonujące usługi w budynkach na terenie miasta (dla 
wspólnot mieszkaniowych, spółdzielni itd.)

1.6.25 17:11:04
1.6.25 17:12:08 Wycofać się z tego pomysłu, ponieważ nie służy poprawie jakości powietrza, a tylko spowoduje wykluczenie komunikacyjne, spadek liczby turystów, itp Wycofać się z tego pomysłu, ponieważ nie służy poprawie jakości powietrza, a tylko spowoduje wykluczenie komunikacyjne, spadek 

liczby turystów, itp
Wycofać się z tego pomysłu, ponieważ nie służy poprawie jakości powietrza, a tylko spowoduje wykluczenie komunikacyjne, spadek liczby turystów, itp Wycofać się z tego pomysłu, ponieważ nie służy poprawie jakości powietrza, a tylko spowoduje wykluczenie komunikacyjne, spadek liczby turystów, itp Wycofać się z tego pomysłu, ponieważ nie służy poprawie jakości powietrza, a tylko spowoduje wykluczenie komunikacyjne, spadek liczby 

turystów, itp
1.6.25 17:12:41 A co z osobami pracującymi np. w centrum. Często korzystam z MPK. Ale np zimą muszę dojechać by odśnieżyć. Nie lepszym rozwiązaniem 

było by np podniesienie stawek parkowania.
1.6.25 17:14:34 Uchwała dotyczącą SCT w pierwszej kolejności powinna dotyczyć komunikacji publicznej. Za 5 lat możnaby wrócić do mieszkańców i dać mieszkańcom kolejne 5 lat na dostosowanie się do SCT. Na przekroju 10 

lat od dzisiaj znacznie większą część mieszkańców będzie gotowa na spełnianie wyśrubowanych norm. 
W tym wypadku to nie rok produkcji czy norma euro ma znaczenie a stan pojazdów. ZAMIAST SCT trujące auta nie powinny przechodzić przeglądów. Uchwała dotyczącą SCT w pierwszej kolejności powinna dotyczyć komunikacji publicznej 

przez okres pierwszych 5 lat. Za 5 lat możnaby wrócić do mieszkańców i dać 
mieszkańcom kolejne 5 lat na dostosowanie się do SCT. Na przekroju 10 lat od dzisiaj 
znacznie większą część mieszkańców będzie gotowa na spełnianie wyśrubowanych norm. 

Pojazdy historyczne/zabytkowe powinny być zwolnione z opłaty na stałe a nie tylko na 5 lat.

1.6.25 17:15:06 Całkowite wycofanie się z projektu. Zniechęcenie z korzystania z samochodów prywatnych przez osoby mniej majętne na rzecz uprzywilejowanej klasy w imię ekoterroryzmu, który przeczy statystykom ogólnoświatowym. Pieniądze zmienią emisję samochodu? Czyżby miasto znalazło jelenie?
1.6.25 17:16:03 Uważam ze auta  starsze niż 10 lat z silnikiem benzynowym nie powinny wjeżdżać bez opląty do strefy SCT Krakow pomimo poprawy jakości powietrza jest w dalszym ciangu miastem ze złą jakością pwietrza Uważam ze auta  starsze niż 10 lat z silnikiem benzynowym nie powinny wjeżdżać bez opląty do strefy SCT Krakow pomimo poprawy jakości powietrza jest w dalszym ciangu miastem ze 

złą jakością pwietrza
Tak powinny wjechać po uiszczeniu oplaty pod warunkiem ze pieniadze zostana spozytkowane na poprawe jakosci powietrza 

1.6.25 17:16:36 Zgoda Bez sensu. Nie powinny być dopuszczone do wjazdu nawet po wniesieniu opłaty. Jeżeli kogoś stać na wyższe opłaty to stać go też na lepszy samochodnie Nie powinno być żadnych wyjątków jeżeli to ma być rzeczywiście SCT
1.6.25 17:16:39 Zlikwidować całkowicie. Robienie z ludzi idiotów i wyłudzanie kasy. Nic więcej. J.w. J.w. J.w Okradanie ludzi z pieniędzy wyimaginownym proboemem nieczystości. J.w.
1.6.25 17:17:02 Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego powietrza Nie dla strefy czystego powietrza Nie dla strefy czystego powietrza Nie dla strefy czystego powietrza Nie dla strefy czystego powietrza 
1.6.25 17:18:05 Jestem przeciwny wprowadzaniu tego szkodliwego dla mieszkańców Krakowa oraz osób przyjezdnych pomysłu. W efekcie wprowadzenie tego typu stref w Niemczech doszło do upadku większości sklepów 

oraz kawiarni i restauracji w strefach zamkniętych. Zmniejszyła się również ilość turystów odwiedzających  miasta w których te strefy się znajdują. Godzi to bezpośrednio w finanse miasta oraz ludzi 
prowadzących tam swoje biznesy. Dziwię się, że władze Krakowa nie próbują uczyć się na błędach innych miast. Mam nadzieję, że jeśli taka strefa zostanie wprowadzona, to osoby za to odpowiedzialne zostaną 
pociągnięte do odpowiedzialności za taki stan rzeczy w przyszłości.

Jestem przeciwny wprowadzaniu tego szkodliwego dla mieszkańców Krakowa oraz osób przyjezdnych pomysłu. W efekcie 
wprowadzenie tego typu stref w Niemczech doszło do upadku większości sklepów oraz kawiarni i restauracji w strefach zamkniętych. 
Zmniejszyła się również ilość turystów odwiedzających  miasta w których te strefy się znajdują. Godzi to bezpośrednio w finanse 
miasta oraz ludzi prowadzących tam swoje biznesy. Dziwię się, że władze Krakowa nie próbują uczyć się na błędach innych miast. Mam 
nadzieję, że jeśli taka strefa zostanie wprowadzona, to osoby za to odpowiedzialne zostaną pociągnięte do odpowiedzialności za taki 
stan rzeczy w przyszłości.

Jestem przeciwny wprowadzaniu tego szkodliwego dla mieszkańców Krakowa oraz osób przyjezdnych pomysłu. W efekcie wprowadzenie tego typu stref w Niemczech doszło do upadku 
większości sklepów oraz kawiarni i restauracji w strefach zamkniętych. Zmniejszyła się również ilość turystów odwiedzających  miasta w których te strefy się znajdują. Godzi to 
bezpośrednio w finanse miasta oraz ludzi prowadzących tam swoje biznesy. Dziwię się, że władze Krakowa nie próbują uczyć się na błędach innych miast. Mam nadzieję, że jeśli taka strefa 
zostanie wprowadzona, to osoby za to odpowiedzialne zostaną pociągnięte do odpowiedzialności za taki stan rzeczy w przyszłości.

Jestem przeciwny wprowadzaniu tego szkodliwego dla mieszkańców Krakowa oraz osób 
przyjezdnych pomysłu. W efekcie wprowadzenie tego typu stref w Niemczech doszło do 
upadku większości sklepów oraz kawiarni i restauracji w strefach zamkniętych. 
Zmniejszyła się również ilość turystów odwiedzających  miasta w których te strefy się 
znajdują. Godzi to bezpośrednio w finanse miasta oraz ludzi prowadzących tam swoje 
biznesy. Dziwię się, że władze Krakowa nie próbują uczyć się na błędach innych miast. 
Mam nadzieję, że jeśli taka strefa zostanie wprowadzona, to osoby za to odpowiedzialne 
zostaną pociągnięte do odpowiedzialności za taki stan rzeczy w przyszłości.

Jestem przeciwny wprowadzaniu tego szkodliwego dla mieszkańców Krakowa oraz osób przyjezdnych pomysłu. W efekcie wprowadzenie tego typu stref w Niemczech doszło do upadku większości 
sklepów oraz kawiarni i restauracji w strefach zamkniętych. Zmniejszyła się również ilość turystów odwiedzających  miasta w których te strefy się znajdują. Godzi to bezpośrednio w finanse miasta 
oraz ludzi prowadzących tam swoje biznesy. Dziwię się, że władze Krakowa nie próbują uczyć się na błędach innych miast. Mam nadzieję, że jeśli taka strefa zostanie wprowadzona, to osoby za to 
odpowiedzialne zostaną pociągnięte do odpowiedzialności za taki stan rzeczy w przyszłości.

Jestem przeciwny wprowadzaniu tego szkodliwego dla mieszkańców Krakowa oraz osób przyjezdnych pomysłu. W efekcie wprowadzenie 
tego typu stref w Niemczech doszło do upadku większości sklepów oraz kawiarni i restauracji w strefach zamkniętych. Zmniejszyła się 
również ilość turystów odwiedzających  miasta w których te strefy się znajdują. Godzi to bezpośrednio w finanse miasta oraz ludzi 
prowadzących tam swoje biznesy. Dziwię się, że władze Krakowa nie próbują uczyć się na błędach innych miast. Mam nadzieję, że jeśli taka 
strefa zostanie wprowadzona, to osoby za to odpowiedzialne zostaną pociągnięte do odpowiedzialności za taki stan rzeczy w przyszłości.

1.6.25 17:19:03 w centrum Krakowa Takie miejsce jak giełda rolna Rybitwy
1.6.25 17:20:15
1.6.25 17:20:19 Usunąć całkiem Ale to nie samochody zatruwają powietrze Nowe samochody powinny nie wjeżdżać to one nie są ekologiczne już przy samej produkcji a nie stare od 1990 do 2020 jakby samochody grupy vag z dieslem nie jeździły  wszystko by 

było dobrze 
Wywalić całkiem tą strefę są osoby dla których samochód to nie tylko coś co wozi ich 
**** tylko coś więcej 

******** was tylko o kasę chodzi w tej ******* strefie co zapłacę i jestem ekologiczny? Dobre żarty nowe auta usuwajcie a nie stare co tyle lat jeżdżą jazda samochodem od początku do końca to 
jest ekologia a nie kupowanie nowego 

Przede wszystkim samochody niemieckiej produkcji z dieslami nie powinny być nie wpuszczane niezależnie od roku produkcji bo to tylko 
one zanieczyszczają powietrze 

1.6.25 17:21:14 Absurd. Mamy mieć czyste powietrze! Osobom z najgorszymi samochodami należy 
zaproponować korzystanie z komunikacji miejskiej, rowerów miejskich itp. (w trudnych 
sytuacjach finansowych, zaproponować nawet całkowite zwolnienie z opłat, na przykład 
roczny bezpłatny bilet ale po zweryfikowaniu sytuacji finansowej). My z wyboru nie 
kupujemy samochodów w mieście i nikt nas nie promuje w żaden sposób, więc to i tak 
ogromny ukłon w stronę zanieczyszczających. Domagamy się systemu buspasów w 
Krakowie, który udrożni jazdę nowoczesnymi autobusami a nie blachosmrodami po 
Krakowie! Przypominamy: w UE i PL zanieczyszczający płaci a nie zanieczyszczającym 
płaciMY! Oczywiście jakieś działania osłonowe tak ale nie kosztem zdrowia wszystkich! 
Miasta nie stać na chore społeczeństwo!

Absurd. Pomysł otworzy może możliwości dla kombinatorów, koszty kontroli, poboru opłat itp. - czym więcej wyjątków, tym większe zamieszanie w systemie i kombinacje. Zakaz wjazdu/jazdy 
zanieczyszczających w całym mieście SCT!

Nie rozumiem dlaczego po raz kolejny mamy dotować trucicieli przez 5 lat. Pojazdy specjalne/historyczne? Mozna je konwertować np na 
gaz, napęd elektryczny itp. Dlaczego ktoś takim pojazdem ma prawo stałe jeździć po mieście? Jeśli kogoś stać na posiadanie takiego 
samochodu, to musi go być stać na spełnianie norm środowiskowych. Nie stać - musi go sprzedać komuś, kogo stać na konwersję. Tak to 
powinno wyglądać. Taki samochód to nie jest artykuł pierwszej potrzeby. Ktoś sobie kupuje złom a wszyscy mają ponosić koszty 
zdrowotne? Oczywiście w przypadku osób biedniejszych, które potrzebują takiego pojazdu istnieje system dopłat np. PFRON, można im 
dopłacać do transportu specjalistycznego itp. to jest kolejna furtka, żeby kombinować a nie rozwiązywać problem społeczny.

1.6.25 17:23:30 Żadnych idiotycznych stref!!! Każdy szpital i dojazd do niego nie powinien mieć stref! Kpina! Proszę zobaczyć film jaką emisję spalin ma Mercedes w123 z 1984 roku.... Lepszą niż nowe auta z normą euro 6 Do 2040 Tak Funkcjonariusze i emeryci wszystkich służb mundurowych.
1.6.25 17:25:34 Obszar jest ok Wszystkie szpitale krakowskie Promowane są samochody dla bogatych Do śmierci technicznej sprawnego samochodu Ok Emeryci i ich samochody
1.6.25 17:26:05 maksymalny zasięg strefy ; Rynek Główny i ulice dochodzące od Rynku do Plant Jak wyżej, Strefa Czystego Transportu to Rynek Główny jedna norma dla obu typu silników, Euro 4,  (Euro 4 obowiązujące od 2006 było rewolucyjne; CO2 w pojazdach benzynowych zmniejszył się o ponad połowę z 2,3g/km do 1 g/km, a w 

silnikach diesla z 0.64g/km do 0,5g/km, a tlenki azotu i cząstki zostały zmniejszone o połowę, jest to wystarczające ograniczenie emisyjne dla całej strefy
Jedna norma dla wszystkich, bez wyłączeń czyli albo wprowadzenie strefy za 5 lat, albo  
obowiązująca wszystkich od razu

ukryty podatek dla miasta, kategoryczny sprzeciw 1. rozwiązaniem problemu jest ograniczenie SCP do Rynku Głównego i okolic
2. zaproponowany projekt nierówno traktuje obywateli i nie powinien być uchwalony w takiej formie jest niedopracowany
3. płatne wjazdy dla pojazdów wyłączonych są ukrytym podatkiem

1.6.25 17:26:12 Samo Ścisle centrum Krakowa powinno być strefą Cały Kraków za wyjątkiem strefy A
Ścisle centrum

Wszystkie samochody które przeszły przegląd i są dopuszczone do ruchu powinny mieć możliwość wiazdu. Do końca użytkowania pojazdu No właśnie chodzi o kasę jak zawsze jak zapłacisz to i wiedziesz masakra za tym idą stoleczki w spółce Miasta. Wszyscy mieszkańcy powinny mieć możliwość wjazdu bez ograniczeń 

1.6.25 17:26:32 Tylko ścisłe centrum Czyli chodzi o kase
1.6.25 17:26:38 Strefa nie powinna obejmowa calego obszaru miasta Kraków. Powinna dotyczycz obszarów o największym natężeniu ruch ulicznego oraz gęstej zabudowie. Granica strefy na II obwodnica miasta to optymalne 

rozwiązanie.
Dojazd dojazdem a co w przypadku braku miejsc na parkingach np. przy szpitalu? Kierowcy muszą jechać poza teren szpitala w 
poszukiwaniu miejsca parkingowego. Tym samym naruszać będę "strefę".  Przy szpitalu na ul. Jakubowskiego brak miejsc 
parkingowych na terenie szpitala to codzienność i kierowcy parkują w znacznych odległościach od szpitala niekoniecznie wzdłuż tras 
uznanych za "dojazdowe" do szpitala. 

Normy są zbyt wysokie. Okres wyłączenia dla pojazdów dla mieszkanców Krakowa powinen obowiazywać do 
końca czasu użytkowania danego samochodu - dopóki spełnia wymagania techniczne a 
nie wymagania SCT. Poźniej przy zakupie kolejnego auta - dopłata dla osób z zarobkami 
ponizej jakiegoś progu dochodowego lub bezpłatna komunikacja miejska.

Konkluzja z tego rozwiazania jest jednoznaczna - jak kogoś stać i płaci to już jego samochód nie truje!!! Oczywiście lepsza taka opcja niż brak żadnej możliwości wjazdu. A co z autami mieszkańców 
Krakowa po okresie wyłączenia jak nie będzie ich stać na zakup aut spełniających normy SCT? Parkować w Wieliczce czy Węgrzcach? 

Normy, które mają spełniać pojazdy po wprowadzeniu SCT to śmierć dla handlu, przemysłu i usług - wiekszość floty samochodowej, którą 
dysponują ludzie dostarczający usługi nie spełnia norm - z pewnością poszukają innego rynku zbytu bo Kraków to nie jedyne miejsce gdzie 
ludzie potrzebują zjeść, znaleźć brygadę remontową czy zrobić zakupy w centrum handlowym. 

1.6.25 17:27:20 Nie wprowadzać żadnych stref czystego transportu. Zła propozycja. Powinno się wjeżdżać bez stref. Wszelkie ograniczenia niczego nie zmienią. Najpierw pozamykajmy wszystkie kopalnie w Chinach albo USA. Bzdura. Zrobić parkingi przed wjazdami do Krakowa, więcej pociągów i tanie bilety MPK. Żle, ma NIE być żadnych opłat.
1.6.25 17:28:06 Szpital Rydygiera, Żeromskiego 10 lat Tak Pojazdy osób niepełnosprawnych 
1.6.25 17:28:28 Proponuję by sct była wyznaczona wewnątrz obszaru otoczonego II obwodnicą Wszystkie Uczelnie wyższe Proponuję by wrócić do wymogów projektu sct z roku 2024 (euro 5 lub auta od 2010), a najlepiej ustawić limit na euro 4 dla on i pb. Osobiście dopiero co kupiłem samochód z silnikiem 

diesla euro 5 by spełniał wymogi sct ustalone na lipiec 2024, i wiem że był to duży wydatek względem wpłaty 5k PLN netto. Dlatego uważam że obecnie proponowane wymogi sct będą 
zbyt ciężkie do udźwignięcia dla większości osób mieszkających w Krakowie lub dojeżdżających.

Proponuję obniżenie tych opłat dla osób o niskich dochodach pracujących w Krakowie, dodatkowo warto wydłużyć takie rozwiązanie na czas od 2030 roku (np. z limitem wjazdów w ciągu roku).

1.6.25 17:30:17 Ewentualnie ścisłe centrum! Emisja Euro3 oczywiście powinna być wyeliminowana lub auta powyżej 25lat.Jestem bardziej za tym żeby wprowadzić brak rejestracji aut powyżej np.starszych niż przykładowo 25lat! 5 lat to jest za krótki okres żeby ludzie poradzili sobie z wymianą aut na 
nowsze.Najpierw powinno się zaproponować korzystne dofinansowanie bo niestety jest 
dużo ludzi którzy ledwie sobie radzą przy aktualnej drożyźnie nie adekwatnej do 
zarobków.Już pomijam że nie wierzę w wielką poprawę czystego powietrza ponieważ jest 
mnóstwo ważniejszych aspektów a już podstawowym problemem  jest brak cyrkulacji 
powietrza przez zabudowanie miasta w sposób kompletnie nie przemyślany!!!!

Opłata powinna wynosić maksymalnie 100zł miesięcznie! To jest nie sprawiedliwe,czym się różnią ludzie z poza miasta od Krakowian!tak oczywiście kasa się musi zgadzać a kiedyś wniosek będzie 
taki że nic to wszystko nie zmieniło i tyle w temacie.

1.6.25 17:30:19 To taka sama bzdura, która nic nie wniesie do stanunpowietrza w Krakowie, jak wydanie zakazu palenia drewnem, a potem milionów 
na zakup pseudoekologicznych źródeł ciepła na paliwa kolpalne

Całość tej idei jest mocno naciągana i powoduje, że faworyzowane będą samochody dla nowe, a co z prawdziwą myślą ekologiczną - naprawianie starych i wciąż dobrych aut jest bardziej 
eko niż zastępowanie ich nowymi, mniej trwałymi. No tak ale sterta śmieci która dzięki temu powstanie nie musi być problemem Krakowa, więc nie ma o co kruszyć kopii. 

Uważam, że taka transformacja musi potrwac dłużej.okres przejściowy powinien być 
wydłużony na przynajmniej 8-10 lat. Poza tym wystarczy aby przeprowadzono 
merytoryczne badania dotyczące emisji i szybko okaże się że benzynowe samochody z 
bezpośrednim wtryskiem paliwa nie są takie niskoemisyjne, zwłaszcza jak chodzi o 
najmniejsze cząsteczki stałe frakcji ponizej ppm 2.5! 

To zwykła hipokryzja. Jak kogoś stać To normy nie muszą go obowiązywać. I jest to po raz kolejny potwierdzenie, że w tej idei sct chodzi jedynie o pieniądze. 

1.6.25 17:30:31 Nawyzej 3 lata Jestem przeciwko, jak najmniej spalin
1.6.25 17:30:40 Pierwsza Obwodnica Krakowa, ścisłe centrum Strefa powinna być minimalna, ograniczać się do obszaru wewnątrz Pierwszej Obwodnicy Krakowa. Euro 2 dla silników benzynowych i disla. Nie powinno być podziału obywateli ze względu na miejsce zamieszkania. Często 

biedniejsze osoby mieszkają poza Krakowem i codziennie dojeżdżają do pracy tanim 
samochodem.

Takie rozwiązanie sugeruje, że nie chodzi o ekologię a o pieniądze. To jest złe rozwiązanie. Wszyscy obywatele powinni być równo traktowani bez względu na miejsce zamieszkania, wiek, płeć czy grupę społeczną.

1.6.25 17:30:42 Tylko centrum Zbyt wysoki Powinny zostać włączone gminy woj. Małopolskiego Osoby z gmin zazwyczaja pracują w Krakowie więc koszt wjazdu i parkingów przy dochodach np. w budżetówce jest nie do uniesienia Uważam, że możliwość wjazdu przez 5 lat powinny mieć rownież własciciele aut z gmin sąsiadujących z miastem
1.6.25 17:31:10 Nie chcę wprowadzenia SCT, SCT nie ma prawa powstać!!!!

Brak parkingów na terenie całego miasta. Bezpodstawna likwidacja miejsc parkingowych!
Brak parkingów podziemnych!!! Budując nowe parki wystarczy podebrać ziemie, zbudować kilka pięter parkingu i przykryć ziemią. Da się! Wystarczy pomyśleć, ale wszyscy wiemy, że urzędnicy nie myślą!!!
Brak komunikacji na terenie miasta jak i poza nim! Zdarzało mi się nie raz i nie dwa jechać do pracy na terenie miasta po 4h w jedną stronę do pracy. Z tego powodu często chorowałam, byłam na L4, 
przemęczona i nie miałam na nic siły. Przez co mój stan zdrowia się znacząco pogorszył, mało tego popadłam w otyłość i to tylko i wyłącznie dlatego, że poruszałam się po mieście "nie autem". Od momentu 
zmiany formy transportu na samochód podróż do pracy zajmuje mi tylko 1h w jedną stronę z czego 40min wyjeżdżam z miasta,10min jadę autostradą i kolejne 10min poza autostradą, dodatkowo mniej 
choruję, mam więcej czasu dla siebie i w końcu stan mojego zdrowia się polepszył.
Dodatkowe argumenty, dlaczego nie akceptuję SCT:
Brak możliwości dojazdu do pracy!
Brak możliwości odwiedzenia rodziny! Mam rodzinę rozsianą po całym kontynencie, nie stać mnie na elektryka jak i na tracenie czasu na szykanie stacji i ładowanie samochodu, które jest o wiele droższe niż 
ON czy PB. Przypominam o idiotyzmie wprowadzonych przepisów przez urzędników, gdzie jest stacja do ładowania przy placu na groblach, ale nie można z niej skorzystać bo wjazd mają tylko mieszkańcy, a 
mieszkańcy starego miasta to gorsi są tak? Nigdzie w okolicy nie ma innej stacji ładowania a ta jedna jest tylko dla garstki ludzi, kretynizm! Brawo urzędnicy miejscy!!! Właśnie tak wprowadzacie SCT bez 
rozumu i myślenia!!
Brak możliwości sprawowania opieki nad osobami starszymi (robienie zakupów, sprzątanie, zajmowanie się osobami starszymi, w tym zawożenie do lekarza, szpitale to nie wszystko. Przypominam, że kolejki 
są niesamowite, ludzie jak potrzebują udają się prywatnie do specjalisty i do nich tez nie będzie się dało dostać, bo najpierw będzie trzeba ustawić się w kolejce po jakiś bloczek czy inną naklejkę za przejazd, 
tragedia! Nigdy nie zapomnę jak karetka odmówiła przyjazdu do osoby starszej z rodziny, która leżała nieprzytomna w mieszkaniu przez niewiadomo jak długo, to nie jeden i nie dwa razy się zdarzyło a jak 
pomyślę, że będą ograniczenia i nie będzie można odwiedzić kogoś bo będą astronomiczne opłaty, albo będzie trzeba się przesiąść niewiadomo gdzie i jechać na drugi koniec miasta to w takiej sytuacji dana 
osoba zdąży umrzeć niż otrzymać pomoc!!!! Mało tego, osoby chore mające problem z poruszaniem są od razu wykluczane a co za tym idzie miasto skazuje je na śmierć w osamotnieniu i bez opieki!!!!

Zacznijcie od respektowania wjazdu na teren Starego miasta. Urzędnicy celowo po dziś dzień nie zamontowali kamer na wjazdach i 
wyjazdach doprowadzając do takich sytuacji, że będąc mieszkańcem jeżdżę min 30min co parkowanie, spalam niesamowite ilości 
paliwa a często parkuję poza teren do tego wyznaczonym, bo straż miejska ma w nosie zgłoszenia mieszkańców, w większości 
przypadków są na tyle mili i uprzejmi, że przejeżdżają nie zatrzymując się nawet przy pojazdach wskazanych w zgłoszeniu. Jak chcecie 
kontrolować całe miasto jak miasto nie potrafi wyegzekwować wjazdu na tak małym obszarze jakim jest teren Starego miasta???
Obecnie urzędnicy ze strefy parkowania są nieuprzejmi, niemili, zachowują się karygodnie, a ich postawa wobec ludzi przychodzących 
jest znana każdemu kto miał z nimi styczność. Pokazują jacy to oni ważni nie są, przez telefon każą przynieść jeden zestaw 
dokumentów, po to by na miejscu kazać przynieść inny, dalej człowiek przynosi zgodnie z wytycznymi od urzędnika komplet 
dokumentów, po to by przekonać się, że za pierwszym razem miał prawidłowe, ale urzędnikowi w okienku coś się nie spodobało, wstał 
lewą nogą i nic człowiek nie załatwi, a teraz ma być jeszcze załatwianie naklejek??? W tym tempie to nikt ich nie wyrobi tylko całe 
miasto będzie dostawać mandaty, bo przecież to wina mieszkańca, że urzędnik nie ma naklejki, bo winą mieszkańca jest to, że system 
nie działa, bo to wina mieszkańca, że chce wcześniej załatwić i mieć z głowy, nie co tam najlepiej tylko pieniądze od ludzi wyciągać, 
tylko to miasto potrafi!!! 
Płynna jazda* przez miasto, zielona fala, zero przycisków dla pieszych, zero pierwszeństwa dla tramwai i autobusów, które blokują 
ronda, skrzyżowania. Bus pasy tylko korkują jeszcze bardziej miasto!
Więcej przejść podziemnych, rowój handlu, poprawa bezpieczeńśtwa na drodze dla pieszych i kierowców, Płynna jazda=mniejsze 
spalanie/mniejsza emisja gazów ze spalania paliwa
Mniejsza częstotliwość pasów dla pieszych
Mniejsza częstotliwość skrzyżowań z oświetleniem, zwiększenie ilości rond, skrzyżowań bezkolizyjnych usunięcie ścieżek rowerowych 
na ulicach jednokierunkowych w stronę przeciwną do ruchu pojazdów samochodowych. Rowerzyści doprowadzają do kolizji i uciekają 
z miejsca zdarzenia a nie mając numerów rejestracyjnych, innych oznaczeń czują się bez karni i celowo niszczą pojazdy, które się 
zatrzymują, żeby ich przepuścić!!!!
Rowerzyści nie przestrzegają przepisów drogowych, jak ma być więcej ścieżek rowerowych to mają być odseparowane, bo nie 
przestrzegając przepisów stwarzają zagrożenie na drodze, przejściu dla pieszych, które przekraczają jadąc, plantach, wjeżdżając w ludzi 
jak i w samochody, rowerzyści nie zatrzymują się na przejeździe przez drogę np św. Anny! SCT to jedno, ale racjonalne podejście do 
tematu to drugie! Najpierw podstawy potem zakazy i kary!!!

Przed jakimkolwiek projektem wprowadzenia SCT należy zacząć od budowy parkingów park&ride, rozwinąć komunikację miejską, zmienić cenę biletu na linii lotnisko-balice - centrum, 
ponieważ obecnie mieszkaniec z tamtej strony miasta niezależnie od miejsca zamieszkania musi zapłacić 17zł za przejazd w 1 stronę nawet jeśli jedzie 1 przystanek, z tego powodu ludzie 
wsiadają w auto, jest to tańsza i szybsza forma komunikacji w mieście, dodatkowo do wielu miejsc w mieście nie dochodzi komunikacja albo jest autobus raz na 1-2godziny, gdzie w 
kolejnym miejscu przesiadkowym tramwaj czy inny autobus nie czeka na spóźniony autobus z obrzeży i tak po raz kolejny mieszkańcy wybierają samochód jako środek transportu do 
pracy niż 3h w jedną stronę, żeby przejechać z okolic na przykład Kobierzyńskiej do Huty czy Balic, tak się nie da żyć. Kolejna sprawa usprawnić w końcu światłą i usunąć przyciski dla 
pieszych. Przez to, że tramwaj czy piesi mają przyciski światła na drogach ciągle zmieniają się na czerwone dla kierowców i tak powstają korki, najlepszy przykład jest na Rybitwach przy 
pętli 3 skrzyżowania pod rząd, gdzie pieszy i tramwaj rządzą i tak korki są niemiłosierne, nie ma tzw zielonej fali na głównych artyleriach, aleje, rybitwy, opolska, aleja JPII, źle 
rozplanowane bus pasy, do momentu ich powstania nie było korków na trasie od huty do opolskiej, teraz są na całym odcinku, bus pas przy galerii krakowskiej to kolejne źle 
zorganizowane skrzyżowanie, zmieniona organizacja ruchu na Tomasza od Jana utrudniająca komunikację i przejazd przez Stare miasto, takich miejsc jest wiele. Podsumowując urzędnicy 
niech się wezmą do problemu od podstaw i od początku zamiast wymyślać kolejne kary pieniężne dla mieszkańców, którzy już teraz uciekają z Krakowa, właśnie przez taką politykę i nie 
tylko

Urzędnicy niech zaczną od siebie, skoro tak bardzo chcą SCT to rozumiem, że każdy z 
miasta i poza dostanie pod choinkę nowy samochód, stację do ładowania, a miasto 
Kraków będzie za to płacić jak i za każde ładowanie, wyjazdy do rodziny poza miasto w 
tym nad morze czy na drugi koniec Europy? 
SCT nie może powstać, miasto jest nieprzygotowane, jak zawsze urzędnicy nie myślą o 
mieszkańcach, no chyba, że zaliczamy do tego kolejne sposoby jak utrudnić 
mieszkańcom życie, bo sposobów na zmuszanie ludzi do wyprowadzki z miasta w 
szczególności z centrum starego miasta, kazimierza, podgórza, urzędnicy Krakowa 
przodują. 
Ludzie mieszkający dosłownie kilka km od granic miasta nie mają możliwości wybrać 
innego transportu, nie ma kolei, tramwaju, autobusu, nie ma sprawnych połączeń, są 
tylko przesiadki a jeden autobus nie czeka na drugi i tak ludzie spóźniają się do pracy, 
jadą godzinami i tak decydują się na samochód, ciepło, nie rozchorują się po drodze, nie 
jadą 3-4h przez miasto do pracy w 1 stronę, kuriozum obecnego rozwiązania. Zacznijmy 
od zielonej fali świateł, skończmy z pierwszeństwem pieszych i tramwaju, które 
zmieniają światła (sygnalizację świetlną drogową) jak im pasuje ,bo nie poczekają 
przysłowiowej minuty! Skończmy z pasami dla pieszych co 130m!! Cytat z urzędnika 
miejskiego wysokiej rangi "przejście dla pieszych może być co 125m, a my robimy co 
130m" zero logiki i myślenia! Jak tu nie mają powstać korki? Jak tu nie ma być gorszej 
jakości powietrza????
Zacznijmy w końcu budować przejścia podziemne, bezpieczniej dla wszystkich, do tego 
rozwinie się w przejściach handel, ruch na drodze będzie sprawniejszy, mniej korków a co 
za tym idzie mniejszy smog! Podepnijmy wszystkich mieszkańców do MPEC, tańsze 
ogrzewanie, mniejsze zużycie gazu i innych materiałów zużywanych w sezonie 
grzewczym! Parkingi i jeszcze raz parkingi!!! powstał park na karmelickiej, dlaczego nie 
ma tam parkingu podziemnego??? Mamy błonia, dlaczego nie ma tam olbrzymiego 
parkingu podziemnego? Wycinanie bez sensu zieleni miejskiej, betonoza, lobby 
deweloperskie, przyczyn smogu i złej jakości powietrza w Krakowie jest wiele, 

Ponawiam, urzędnicy myślą tylko o sobie i wyciąganiu pieniędzy od ludzi. Nie zgadzam się na jakiekolwiek opłaty!!!!
Uważam, że idąc w obecne rozwiązanie Kraków będzie zobowiązany do sponsorowania każdemu kto tu pracuje, mieszka, odwiedza rodzinę, organizując transport z każdej małej miejscowość z 
całego kraju i świata ?
SCT nie ma prawa powstać, miasto nie jest do tego przygotowane. Nie ma parkingów, nie ma dobrej komunikacji w mieście jak i z miejscowościami obok ( w promieniu 200km ) ludzie dojeżdżają 
dzień w dzień po 100, 200 i więcej km do pracy i dla nich miasto nie ma rozwiązania tylko kary, że pracują!!!
Wiele osób ze względu na stan zdrowia nie może poruszać się komunikacją miejską a miasto mimo to, niedopuszcza do tego, żeby takie osoby mogły spokojnie przemieszczać się z bliskimi po całym 
mieście, do lekarza jeździ się nie tylko do szpitala, ale i do przychodni, głównie prywatnych i tego rozumiem, też miasto zakazuje???? Tym sposobem skazuje miasto Kraków ludzi starszych, chorych 
na śmierć, takim osobom pomaga się robiąc zakupy, kupując lekarstwa, sprzątając i automatycznie to też staje się zakazane?!

Jakie wyjątki? To istne mydlenie oczu ludziom. Powtarzam zacznijmy od podstaw takich jak: parkingi, komunikacja, tania komunikacja, 
obecnie nie dość, że szybciej to jeszcze bezpieczniej jest jechać autem. Jadąc autem mam możliwość zawieść starszą osobę do lekarza czy 
szpitala nie martwiąc się czy podczas drogi niepogorszy się jej stan zdrowia, a miasto nawet tego nie bierze pod uwagę. Osoby starsze 
jeżdżą na wizyty nie tylko do prokocimia, gdzie nomen omen nie ma wystarczająco dużo miejsc parkingowych a cena za parking jest 
nieadekwatna. Rozumiem, że za 5 lat nie pojadę nigdzie bo miasto Kraków mi tego zakaże??? Jeszcze ta opłata za jazdę po mieście. 
Nieporozumienie. Najlepiej od razu wszystkich mieszkańców wysiedlić, po co komu mieszkać w Krakowie, skoro mieszkańcy nic tylko 
problemy mają i to przez samych urzędników, którzy w życiu nie jechali po mieście do pracy 3-4h w jedną stronę, właśnie dzięki ich 
rozwiązaniom komunikacyjnym. Z kolei jak ktoś mieszka 5km od granic miasta to i tak musi jechać autem bo nie ma innego transportu i tu 
znowu miasto ma to gdzieś!!!!
Przypominam, że karetki nie przyjeżdżają nawet do osób, które tracą świadomość i niewiadomo jak długo leżały nieprzytomnie i nieznany 
jest ich stan zdrowia, w takich sytuacjach zamiast móc od razu zawieźć bliską osobę do najbliższego szpitala człowiek będzie musiał szukać 
punktu do opłaty przejazdu, albo ryzykować astronomiczny mandat bo mieszka w gminie obok, albo jest przyjazdem?????
Ponadto pojazdy historyczne/zabytkowe powinny na zawsze zostać wyjęte spod jakichkolwiek restrykcji, stanie w garażu na terenie miasta 
to też będzie liczone do tych magicznych 50 dni??? Co z pozostałymi dniami w roku??? Miasto wybuduje na własny koszt parkingi poza 
terenami SCT i tam pozwoli bezpłatnie korzystać z tych miejsc i do tego zorganizuje bezpłatny transport publiczny? Obecnie nie ma 
możliwości załatwić wjazdówki/karty mieszkańca w ciągu 24h a miasto szykuje, każdemu taką przyjemność, gdzie urzędnicy miejscy są 
nieuprzejmi, wręcz chamscy wobec petentów i tylko człowiekowi kłody pod nogi rzucają, bo najnormalniej w świecie mają takie widzi mi 
się.....

1.6.25 17:31:13 Ludzie samy wymienią samochody na nowsze z czasem. Kto obecnie na siłę chce jeździć FSO Polonezem. Strefa niczego nie poprawi. Lepiej zlikwidować kuchenki gazowe aby zmniejszyć emisję NOx Ludzie sami wymienią samochody na nowsze. Nikt nie jeździ Fiat 126p na siłę. Strefa nie powinna powstać. Tanie samochody elektryczne z chin zostały zablokowane 
cłem. Zmniejszy to szanse na elektryfikację polskich miast

To jest już skandal! Kolejne podatki od biedy. Politycy, radni powinni mieć zakaz korzystania z samochodów.

1.6.25 17:31:19 Należy jej wogole nie wprowadzać To dyskryminacja mieszkańców Krakowa, jeśli już ma być zakaz nie powinien dotyczyć 
mieszkańców.

Szczyt hipokryzji, tzn. za pieniądze można wjechać starym gratem, bo kto bogatemu zabroni

1.6.25 17:33:20 Dobre rozwiązania niestety ukazuje to prawdziwy cel wprowadzania całej ekologii, jak zapłacisz to jest ok... Ekipy remontowe
1.6.25 17:33:34 Ścisłe centrum rynek Rozszerzyć o Dworzec główny, i np 200 metrów od alei by można było gdzieś zapakować pojazd Moim zdaniem diesel euro 6 powinien zostać dopuszczony A co z osobami pracującymi np odśnieżający mi które czasami muszą jechać 

samochodem bo muszą dotrzeć szybko na miejsce
Podnieść ceny za parkowanie a nie narzucać zmiany samochodu Osoby pracujące które czasami muszą dojechać. Specyfikacja zatrudnienia 

1.6.25 17:34:38 Nie zgadzam się z wymaganiami zaproponowanymi przez ludzi nie mających pojęcia i nie zdających sobie sprawy jakie konsekwencje poniesie przeciętny obywatel. Corocznie każdy 
samochód przechodzi przeglądy techniczne, podczas których albo jest dopuszczany do ruchu albo z niego wykluczany. Strefa będzie wspierać najbogatszych.

Kolejne rozwiązanie dla wąskiej grupy społeczeństwa. 

W każdej ankiecie z góry narzucana jest narracja, że to samochody stanowią problem, a problem leży zupełnie gdzie indziej tzn. zła 
infrastruktura miasta (efekt: wieczne korki), betonoza (wydawane zgód budowlanych na każdym skrawku wolnej zieleni), brak korytarzy 
powietrznych. 

W projekcie nadal nie zostały uwzględnione kwestie dojazdu dla pojazdów wykluczonych ze strefy: do pracy dla osób mieszkających na 
granicy z Krakowem, szpitali, aptek całodobowych, weterynarzy.

1.6.25 17:35:05 Tylko ścisłe centrum okolice Rynku Max euro 4 - kwesta finansowa - auta spełniające wyższe normy kosztują więcej, a co jak kogoś nie będzie stać na to żeby jeździć własnym autem, trzeba się będzie wyprowadzić z 
Krakowa?

Co najmniej 10.lat, i tylko w ścisłym centrum żeby ludzie mogli żyć nromalnie Wyciąganie kasy, lepiej wyeliminować auta które naprawdę zanieczyszczają środowisko Bardzo utrudni tak wszystko turystykę w szczególności,.mam.nadzieje że cały projekt upadnie

1.6.25 17:35:33 SPRZECIW strefie czystego transportu! Każdy obywatel powinien mieć możliwość dojechać gdzie tylko ma ochotę Każdy samochód powinien mieć możliwość wjazdu w każde miejsce, bo to jest wolny i niepodległy kraj A z jakiej racji? Każdy odprowadza podatki i nie powinien płacić więcej tylko mieć możliwość poruszania się każdym samochodem  w całym kraju J.w.
1.6.25 17:36:39 proponowane granice są w porządku uważam, że propozycja spełnienia wymogu euro 6 dla samochodów z silnikami diesla jest niepotrzebnie wyśrubowana i niepotrzebna. w zupełności wystarczy spełnienie normy euro 5, 

takie samochody już są wyposażone w filtry cząstek stałych i utrzymywane w dobrym stanie nie trują. prawdziwym problemem jest brak dokładnej kontroli samochodów na SKP, czy 
przez policję na drogach, dziwi mnie "ślepota" właściwych organów, przecież samochód z wyciętym filtrem dpf widać i czuć z daleka! wprowadzenie normy euro 6 spowoduje tylko 
upadek małych przedsiębiorców, dla których zakup nowego samochodu jest rzeczą nieosiągalną!

oczywiście kolejny pomysł, który zakłada, że ten kto ma pieniądze nie musi być eko!

1.6.25 17:37:12 Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy Żadnej strefy 
1.6.25 17:38:59 Zlikwidować taka strefę i żadnej nie wprowadzać. Każde ograniczenie jest złym pomysłem, bo ludzie mają swoje firmy sklepy usługi itp. I oni będą dyskryminowanii Kazde auto jeżeli ma aktualny przegląd i spełnia wymagania producenta nie powinno mieć żadnego zakazu.

Znam osoby które mają starsze auto sprawne techniczne i z ważnym  przeglądem ale nie stać ich na zakup nowego to dlaczego ma się ich ograniczać z przemieszczaniem po mieście.
Ja bym zaproponował taki okres np 500 Lat.
Niech ktoś logicznie wytlumaczy dlaczego ma być 5 Lat.

W całym tym założeniu chodzi tylko o to żeby ściągać dodatkową kasę od ludzi. Nie powinno być żadnego zakazu dla wszystkich.

1.6.25 17:39:03 Uważam, że obszary wschodniej Nowej Huty - tj. Łuczanowice, Wadów, Wyciąże, Wolica, Węgrzynowice, Wróżenice, Ruszcza, Kościelniki, Przylasek Rusiecki, mimo nowo otwartych dwóch przystanków 
kolejowych wciąż nie mają zaspokojonych możliwości transportowych KMK i wciąż są terenami o zabudowie wiejskiej, powinny zostać wykluczone ze strefy do czasu poprawy transportowej w tych okolicach, 
poprzez np. wydłużenie planowanej linii kolejowej do pl. Centralnego przez te tereny, aż do "Krakowa Przylasku" lub połączenia z linią kolejową do Niepołomic.

Uważam, że należy dodać do tej listy dojazd do:
- Parkingu P&R "Mały Płaszów" do czasu oddania do użytku planowanej linii tramwajowej na os. Złocień
- Parkingu P&R "Pachońskiego", do czasu otwarcia P&R w Bronowicach lub na Azorach, wówczas udostępnienie tychże miejsc
- Parkingu P&R "Mydlniki Wapiennik", będącego zaledwie 300m od granicy miasta

Pozwoli to na wydajniejsze wykorzystanie istniejącej infrastruktury nie szkodząc jednocześnie miastu. Przede wszystkim uważam, że 
dojazd na M. Płaszów jest niezbędny ze względu na niemal zerowe możliwości przewozowe linii 221 oraz 264.

Uważam, że sugerowane normy są zbyt mało rygorystyczne dla pojazdów osobowych, które powinny wymagać wyższej normy, szczególnie, gdy znajduje się w nich wyłącznie 1 osoba, 
ponieważ takowe najbardziej podnoszą ilość paliwa marnowanego, a co za tym idzie - wzrost jego cen.

Uważam, że pojazdy należące do osób niepełnosprawnych powinny być również dopuszczone, ze względu na fakt, iż dostępność KMK dla 
takich osób poza miastem jest niemal zerowa, tak samo jak możliwości przesiadek między pojazdami.

1.6.25 17:39:41 Tylko obszar starego miasta Wszystkie szpitale Euro 2 benzyna i euro 4 diesla . Gdzie znikną auta które na razie znajdują się w Krakowie? Które nie podlegają warunkam Dla wszystkich mieszkańców które mogą podać przynajmniej umowę najmu mieszkania.
Źle, 500 zł miesięcznie dużo naprawdę. 100 ok.

1.6.25 17:39:56 nie dla SCT OPŁACONE SPALINY MNIEJ SZKODZĄ? Brońmy naszej wolności nigdy Kraków dla wszyskich
1.6.25 17:41:24 nie niczego nie zmieniać, ocieplenie klimatu jest cykliczne i żadne zmiany tego nie zmienią.

Najlepiej zapoznać się z historią Ziemi, a potem decydować się na na bezcelowe zmiany...
j.w. idiotyczne j.w.       

            R, Koniecpolski
1.6.25 17:41:28 Moim zdaniem zdaniem okres ten powinien zostać skrócony do max 3 lat . Bardzo zły pomysł. Bardzo trudne byłoby respektowanie uiszczania takiej opłaty, zwłaszcza na zamkniętych osiedlach i w konsekwencji byłby to w praktyce martwy przepis .
1.6.25 17:42:50 Myślę że należałoby zastosować strefę jedynie w centrum miasta - tak jak na przykład zrobiła warszawa. Dużo ludzi dojezdza do pracy czy na zakupy na obrzeża Krakowa a nie stać ich na zmianę samochodu. Euro 6 od lipca 2025r dla diesli to zbyt rygorystyczna norma. Proponuję euro 4. Miasto chce wyłudzić dodatkowe pieniądze od biedniejszych ludzi których nie stać na wymianę samochodów a potrzebują dojechać do pracy na obrzeża miasta. Bardzo was proszę nie stać mnie na zmianę samochodu a muszę dojeżdżać do Krakowa. 
1.6.25 17:43:40 Jedynie ścisłe centrum. Jeśli ja nie będę mógł dostać się do miasta to naloze opłatę emisyjna na swoich klientów z Krakowa. Proste Jedynie ścisle centrum. Robicie sobie z ludzi jaja a ankieta jest skonstruowana tak zeby wyszło na Wasze. Benzyna euro 3 diesel euro 3 w zupełności wystarcza Jak wszyscy to wszyscy łącznie z mieszkancami Skok na kasę ludzi a nie eko rozwiązanie. Taka prawda. Wszystko jest robione po to żeby doić jak najwięcej obywateli. Będę to tłumaczył klientom obciążając ich opłata emisyjna u siebie w firmie. 

Mieszkańcy Krakowa za sct oddadzą mi z nawiązką za to że będę musiał płacić za wjazd do strefy
Wszyscy jednakowo. Jeśli wprowadzacie zakazy to dla wsyztskich włącznie ze służbami. Policja straz pożarna pogotowie sluzba wojskowa 
wszyscy. Dlaczego maja być wyjatki ? Albo wszyscy albo nikt

1.6.25 17:44:58 Mniejszy obszar- np ścisłe centrum Nie- jeszcze przychodnie, szkoły, urzędy czyli dostęp jeszcze przez 5 lat dla mieszkańców gmin graniczących z miastem Przede wszystkim trzeba się pozbyć tirów z miasta Uważam, że 5 lat wyłączenia powinno być również dla mieszkańców gmin graniczących z 
miastem, które pracują w mieście, ich dzieci chodzą do szkół, korzystają z opieki 
medycznej itd.

Opłaty ok, ale dla osób spoza województwa

1.6.25 17:45:25 Strefa powinna być na terenie starego miasta. Najlepszym rozwiązaniem jest przyjęcie normy na poziomie euro1 Jeżeli zastosujemy minimalną normę euro 1 to nie ma potrzeby wyłączeń. Jeżeli zastosujemy minimalną normę euro 1 to nie ma potrzeba takich opłat. Jeżeli zastosujemy minimalną normę euro 1 to nie ma potrzeby wyłączeń.
1.6.25 17:45:46 Nie zgadzam się z wprowadzeniem tej uchwały Nie zgadzam się z wprowadzeniem tej uchwały Nie zgadzam się z wprowadzeniem tej uchwały Nie zgadzam się z wprowadzeniem tej uchwały Nie zgadzam się z wprowadzeniem tej uchwały Nie zgadzam się z wprowadzeniem tej uchwały 
1.6.25 17:48:03 Ograniczenie granic Strefy tylko do centrum Krakowa To nie jest dobra propozycja, strefa powinna dotyczyć tylko centrum Krakowa Wymagania dotyczące roku produkcji są zbyt restrykcyjne Jeżeli strefa byłaby zawężona do centrum Krakowa, takie wyłącznie nie byłoby potrzebne Zaproponowane opłaty są zdecydowanie zbyt wysokie Gdyby było graniczenie strefy do centrum Krakowa wyłączenia praktycznie nie byłyby konieczne, a wszelkie wyjątki z reguły są 

niesprawiedliwe i kreują nadużycia.
1.6.25 17:48:36 Propozycja Strefy Czystego Transportu jest DO ODRZUCENIA W CAŁOŚCI,ponieważ gwałci podstawowe prawa obywatelskie i Konstytucję RP, a także nie ma absolutnie nic wspólnego z faktyczną "czystością 

powietrza"
Propozycja Strefy Czystego Transportu jest DO ODRZUCENIA W CAŁOŚCI,ponieważ gwałci podstawowe prawa obywatelskie i 
Konstytucję RP, a także nie ma absolutnie nic wspólnego z faktyczną "czystością powietrza"

Propozycja Strefy Czystego Transportu jest DO ODRZUCENIA W CAŁOŚCI,ponieważ gwałci podstawowe prawa obywatelskie i Konstytucję RP, a także nie ma absolutnie nic wspólnego z 
faktyczną "czystością powietrza" . Mieszkańcy Krakowa odrzucili Państwa propozycje, proszę to w końcu zaakceptować i przestać nas terroryzować 

Propozycja Strefy Czystego Transportu jest DO ODRZUCENIA W CAŁOŚCI,ponieważ gwałci 
podstawowe prawa obywatelskie i Konstytucję RP, a także nie ma absolutnie nic 
wspólnego z faktyczną "czystością powietrza" . Mieszkańcy Krakowa odrzucili Państwa 
propozycje, proszę to w końcu zaakceptować i przestać nas terroryzować 

Propozycja Strefy Czystego Transportu jest DO ODRZUCENIA W CAŁOŚCI,ponieważ gwałci podstawowe prawa obywatelskie i Konstytucję RP, a także nie ma absolutnie nic wspólnego z faktyczną 
"czystością powietrza" . Mieszkańcy Krakowa odrzucili Państwa propozycje, proszę to w końcu zaakceptować i przestać nas terroryzować 

Propozycja Strefy Czystego Transportu jest DO ODRZUCENIA W CAŁOŚCI,ponieważ gwałci podstawowe prawa obywatelskie i Konstytucję 
RP, a także nie ma absolutnie nic wspólnego z faktyczną "czystością powietrza" . Mieszkańcy Krakowa odrzucili Państwa propozycje, proszę 
to w końcu zaakceptować i przestać nas terroryzować 

1.6.25 17:49:16 Strefę należy ograniczyć do I obwodnicy Należy zapewnić swobodny dojazd do państwowych urzędów oraz sądów Euro 3 jako najwyższy próg. Co 5-10 lat można zwiększać o jeden. Minimum 10 lat. Skoro Państwo dopuszcza samochody do ruchu po drogach 
publicznych nie jest winą osób, że je kupują i rejestrują.

Zwolnienie z opłat w celu dojechania do instytucji państwowych, sądów, szpitali lub np. obiektów wojskowych jeżeli ktoś pełni służbę. Auta terenowe.

1.6.25 17:49:50 Uproszczenie prawa, uproszczenie przepisów podatkowych, zniesienie "nowego ładu" , 
odciążenie przedsiębiorców z danin, opłat, zwiększenie kwoty wolnej od podatku. 
Likwidacja straży miejskiej, likwidacja zus. Te kroki na początek pozwolą na znaczną 
poprawę materialną obywateli i sami z siebie zamienią "trupy" na pojazd mniej emisyjne.

Żadna opłata. Zdzieranie z obywateli nie poprawi jakości powietrza. Dla mieszkańców Krakowa oraz wszelkich pojazdów zabytkowych, uprzywilejowanych wjazd oraz poruszanie się bezpłatne bez żadnych 
ograniczeń. Do tej listy muszą być również dołączone pojazdy transportu dostawcze oraz przewóz osób. 

1.6.25 17:51:06 Jestem zdecydowanie przeciwko wprowadzeniu tzw. Strefy Czystego Transportu w Krakowie Patrz p. 1 Należy wycofać się z tego absurdalne go pomysłu Uważam że samochody z ważnym badaniem technicznym powinny mieć prawo wjazdu 
na wieczność. Nie dla SCT! 

Jeśli samochód ma ważne badanie techniczne to nie ma powodu dodatkowego ograniczania wjazdu Patrz punkt 1 - nie dla SCT! 

1.6.25 17:51:18 Strefa powinna być wprowadzana stopniowo - w pierwszym etapie (do 2030) powinna dotyczyć ścisłego centrum w granicach 2. obwodnicy Krakowa. W kolejnym etapie (np. do 2035) powinna obejmować 
obszar 3. obwodnicy. W trzecim etapie (do 2040 r.) SCT powinna obejmować obszar 4. obwodnicy Krakowa z zastosowaniem wyłączeń. Finalnie (do 2045) SCT objęłaby cały teren administracyjny miasta 
Krakowa z zastosowaniem wyłączeń.

Z wymogów powinny zostać wyłączone wszystkie należące do mieszkańców Krakowa 
samochody zarejestrowane przed 31.12.2025. Po tym terminie nie powinno być 
możliwości rejestracji w Krakowie nowych samochodów niespełniających docelowych 
norm emisji SCT.

Obecny zapis jest o tyle niefortunny, że trudno określić jak on odnosi się do samochodów, które się nie poruszają. Np. pojazdy wjeżdżający i wciągu godziny dojeżdżający do punktu docelowego a 
następnie parkujący tam przez kilka dni, po czym je opuszcza, powinien dokonywać opłaty za godzinę wjazdu + godzinę wyjazdu czy też za cały okres postoju (np. w warsztacie samochodowym, 
podczas pobytu szpitalnego).

1.6.25 17:51:35 Obszar powinien byś ograni zony do pierwszej obwodnicy Zwracam się z prośbą o likwidację strefy. Strefa powinna być ograniczona do I obwodnicy Wszystkie typy samochodów mieszkańców krakowa powinny moc po nim jeździć ogra iczenia ewentualnie dla osób nie mieszkających w krakowie. Minimalny okres dla mieszkańców to 15 lat Opcją dla osób. Iemieszkajacyc w krakowie. Nie mam zdania
1.6.25 17:52:51 Granica strefy powinna znajdować się tylko i wyłącznie w ścisłym centrum Krakowa Z każdej strony powinny być dostępne parkingi Park and Ride. Co mają zrobić z samochodami ludzie dojeżdżający do pracy do 

Krakowa np. z południowej, zachodniej czy czy innych stron pod krakowskich wsi - jechać na Górkę Narodową?! 
Moim zdaniem samochody nie wg emisji Euro tylko rzetelna kontrola jakości spalin, eliminowania pojazdów z wyciętymi katalizatorami i filtrami DPF Proponuję dłuższy okres wyłączenia Tak, z zastrzeżeniem iż nie może to być kwota "zaporowa" dla osób z niskimi dochodami Dla osób niepełnosprawnych również bez wpisu do dowodu rejestracyjnego

1.6.25 17:54:03 Uważam, że wymagania norm emisji powinny być zaostrzone. Uważam, że okres ten należy skrócić do dwóch lat. Uważam, że jest to bardzo zły zapis. Będzie on trudny w respektowaniu co w konsekwencji doprowadzi do sytuacji że strefa czystego transportu nie będzie działała. Jak mamy tworzyć prawo, które 
ma działać róbmy to dobrze. Jedyna możliwością jaką bym dopuścił to zapewnienie dojazdu samochodów nie spełniających norm do parkingów P+R na obrzeżach miasta by z stamtąd już osoby 
mogły przesiąść się w komunikację miejską.

Co do pojazdów historycznych, też założyłby jakieś normy. Wyjątkiem byłby np. dojazd do jakichś targów, Złotów i innych wydarzeń 
motoryzacyjnych.

1.6.25 17:54:17 Nalepki to jakieś nieporozumienie. Czy teraz będę musiał mieć nalepkę dla każdego miasta w Polsce? Według mnie strefa czystego transportu powinna ograniczać się do strefy wewnątrz 2 obwodnicy nie włączając tejże. Zbyt wysoka norma Euro dla diesla. Euro 4 wydaje się wystarczające. 
Dodatkowo stare cinquecento, które pali tyle co nic nie będzie mogło wjechać, a nowe Audi z 4 litrowym silnikiem, ale z dobra normą będzie mogło wjechać. Kto wyemituje więcej spalin?

Dla mieszkańców okres powinien być nielimitowany jeżeli poruszają się cały czas tym 
samym autem. Dodatkowo sposób zgłaszania jest niejednoznaczny. 

Będą biletomaty przed tablicami terenu zabudowanego? Czy jak to chcecie rozwiązać?

1.6.25 17:54:27 SCT to nic innego jak STREFY RUCHU TYLKO DLA BOGATYCH gdyż cała masa nienagannie utrzymanych technicznie starszych samochodów jest mniej emisyjnych niż NOWE choćby z normą E6 - E7.
Ponadto dane podczas LOCKDOWN w miastach wskazały jasno jeśli chodzi o jakość powietrza, że nie ma praktycznie żadnej różnicy gdy samochody jeżdżą czy nie (DANE CHIOĆBY Z KRAKOWA)

Czy ta opłata sprawi że powietrze będzie czystsze? NIE. Opłata ma sprawić żeby wymienić samochód na nowszy niekoniecznie "zdrowszy" dla powietrza ale spełniający pseudo normy pod 
warunkiem, że będzie kogoś stać na wymianę... inaczej płać albo zrezygnuj z własnego transportu.

1.6.25 17:55:14 Tylko ścisłe centrum Jest to jawna dyskryminacja osób, których nie stać na nowe samochody. Przykładowo emeryt, który ma niską emeryturę i samochód kupiony 20 lat wcześniej będzie musiał zrezygnować 
z niezbędnego środka tranaportu. Może noech radni, którzy to wymyślili, zapłacą z własnej kieszeni za te innowacyjne pomysły.

1.6.25 17:55:41 Myślę  że zielona strefa  jest głupotą  gdyż zmniejszy się bardzo turystyka Myślę  że powinien być wjazd od euro 3 Tak jeśli wszyscy to wszyscy  uczciwie  Głupota dlaczego  turysta  ma płacić  za wyjazd  do Miasta ?
1.6.25 17:56:19 Tylko Ścisłe Centrum Krakowa Wiele innych miejsc i szpitali powinno być dostępnych nie tylko dla mieszkańców Krakowa Obecne wymagania są zbyt wygórowane, wymagania powinny być znacznie obniżone. Okres wyłączenia powinien obowiązywać również dla innych kierowców nie tylko 

mieszkańców 
Nie powinno się pobierać tego typu opłat za wjazd do miasta wojewódzkiego SCT w proponowanej formie nie powinna powstać. 

1.6.25 17:56:39 Nie zgadzam się na to by SCT obowiązywała na terenie całego miasta - jej granice mogłoby określać ewentualnie ścisłe centrum miasta. Objęcie SCT całego miasta, to jawna dyskryminacja obywateli mniej 
zamożnych - bez względu na to czy mieszkają w Krakowie czy nie. Jeśli SCT obejmie całe miasto i tym samym ograniczone zostaną swobody obywatelskie, w pierwszej kolejności przestanę płacić podatki w 
Krakowie, a zacznę w miejscu, w którym jestem zameldowana. Mam samochód średniej klasy, z którego korzystam 2-3 razy w miesiącu - nie mam potrzeby wymieniania go na nowszy model. Co to w ogóle ma 
wspólnego z ekologią- wymiana sprawnego sprzętu na nowy? Co ma wspólnego z ekologią to, że będzie można jeździć po Krakowie starymi samochodami, które nie spełniaja norm, ale za opłatą??

SCT mogłaby obejmować ostatecznie ścisłe centrum miasta. Dajcie ludziom ŻYĆ! Fatalnie. Nie ma to nic wspólnego z ekologią. Chodzi tylko o to, by wyciągnąć od ludzi kolejne pieniądze. Chcecie zrobić z Krakowa miasto tylko dla bogaczy. Czyli jak historyczny pojazd nie spełnia norm to jest ok, a jak dobrej klasy samochód zwykłego Kowalskiego nie spełnia to już ok?

Nie chcemy SCT!

1.6.25 17:57:02 Ściśle centrum Krakowa,rynek Tylko scisle centrum Krakowa czyli rynek Każde auto.ma prawo do takiego samego parkowania i wjazdu. 10 letni okres wyłączenia krakowskich aut ze strefy czystego transportu . Żadnych opłat od krakowskich aut ,z zewnętrznych miejscowości i miast jak.najbardziej. 10 letnie zwolnienie z opłat i wiazdu do strefy sct dla krakowskich aut.
1.6.25 17:57:42 strefa tylko wokół centrum-plant a przychodnie, szkoły ? od diesel euro 5, wszystkie hybrydy w tym na gaz lpg mieszkańcy Krakowa dożywotnio bez ograniczeń dla obecnie posiadanych aut koszt systemu =wpływom z opłat
1.6.25 17:57:54 Strefa zawierać powinna ścisłe centrum Krakowa, stare miasto Kazimierz. Dodatkowo P&R Kurdwanów, Czerwone Mąki. Dowodzi to, że SCT nie ma wiele wspólnego z czystym powietrzem, a jest nastawiona na zyski. Jak będzie weryfikowane, że auto należy do mieszkańca Krakowa? Dodatkowo uważam, że wystarczyłoby nie rejestrować już w Krakowie 

"nowych" aut nie spełniających normy, ale pozwolić mieszkańcom dojeździć już te auta, które mają. Mam 26 km do pracy. Dojazd możliwy 
autem w 25 minut lub komunikacja z dwoma przesiadkami w 1.50h. Nie stać mnie na auto spełniające wymagania. Co ma zrobić ktoś taki 
jak ja? Będą dofinansowania do samochodów?

1.6.25 17:58:05 Zlikwidować SCT. Dlaczego akurat te, dlaczego nie inne? Absurdalne. Wykluczenie transportowe wielu osób. Wyłączenie powinno być stałe. To dyskryminacja mieszkańców, którzy nie są w stanie 
kupić nowego samochodu.

To chodzi o czyste powietrze czy pieniążki? Konstytucja stwierdza równość wszystkich wobec prawa. Dlaczego władze Krakowa nie stosują tej zasady?

1.6.25 17:58:48 Zadnych granic,propozycja to skok na kase i puste tlumaczenie. Nie ma zgody na zadna strefe chyba,ze kupicie i utrzymacie mi elektryka. Propozycja to skok na kase. Zadnych granic,propozycja to skok na kase i puste tlumaczenie. Nie ma zgody na zadna strefe chyba,ze kupicie i utrzymacie mi 
elektryka. Propozycja to skok na kase.

Zadnych granic,propozycja to skok na kase i puste tlumaczenie. Nie ma zgody na zadna strefe chyba,ze kupicie i utrzymacie mi elektryka. Propozycja to skok na kase. Zadnych granic,propozycja to skok na kase i puste tlumaczenie. Nie ma zgody na zadna 
strefe chyba,ze kupicie i utrzymacie mi elektryka. Propozycja to skok na kase.

Zadnych granic,propozycja to skok na kase i puste tlumaczenie. Nie ma zgody na zadna strefe chyba,ze kupicie i utrzymacie mi elektryka. Propozycja to skok na kase. Zadnych granic,propozycja to skok na kase i puste tlumaczenie. Nie ma zgody na zadna strefe chyba,ze kupicie i utrzymacie mi elektryka. 
Propozycja to skok na kase.

1.6.25 17:59:57 Brak takich stref, kategoryczne NIE dla głupich rządów , gdzie Konstytucja ?!! Żadnych granic!! Złodzieje , nic więcej , im nie zależy na naszym dobru tylko na kasie i przekrętach , nie ma czegoś takiego jak smog , wszystkie urządzenia do pomiarów są nam wmówione że jest zanieczyszczenie 
które nas uśmierca , a to co nas uśmierca to jedzenie stworzone przez studentów różnych uniwersytetów testowanie na ludziach różnych specyfików i robienie z nas głupoli 

Absurd jak cały polski rząd , kiedyś to się zemści na nich , znajdzie się ‚super bohater ’ który ich za to wszystko spacyfikuje 

1.6.25 18:00:37 Strefa rynek główny i ulice ograniczone plantami Nie jest dobra propozycja Nie ma to nic wspólnego z ekologia !!!!!! Przy opłacie 500 zł pojazd nagle staje się ekologiczny? Okres bez ograniczenia Bez sensu 
1.6.25 18:01:01 Uważam że nie powinno jej być w ogóle. Ewentualnie wyłącznie powinna tyczyć się transportu publicznego. Powinien być dojazd w każdej miejsce prywatnym autem. Tak jak jest w USA, Chinach i np. w Rosji i praktycznie wszędzie tam gdzie 

jest normalność.
Auta od 2008 roku w górę czy to diesle czy nie to auta juz w normie euro5 itp. Są to auta ekologiczne jeśli są sprawne. Powinno być na bezterminowy okres. Dodam raz jeszcze SCT tylko dla transportu 

publicznego.
Uważam że jest to bez sensu i zrobione wyłącznie w celach zarobkowych dla tych co to tworzą. SCT wyłącznie dla transportu publicznego.

1.6.25 18:01:10 Nigdy nie powinna powstać, jest to dyskryminacja i łamanie konstytucji Każdy powinien mieć prawo poruszać się wszędzie pojazdem na który go stać Jawna kpina i zmuszanie mieszkańców do wymiany dobrych i zadbanych aut Nikt nie powinien być zmuszany do wymiany auta bądź opłaty za wjazd do miasta w 
którym np pracuje 

Skandal i wyłudzanie pieniędzy od ludzi

1.6.25 18:02:56 Nie
1.6.25 18:03:13 Po co wycinać drzewa w Krakowie, żeby cierpieć z powodu brudnego powietrza?

Rondo Młyńskie, Krowodrza. Wprowadźcie to wszystko na darmo, nadal nie rozwiązaliście kwestii kotłów. Zazielenić Kraków i wszyscy będą szczęśliwi. Wszyscy jakoś z tym żyli i dalej będą żyć. W Ameryce nie 
ma czegoś takiego.

1.6.25 18:03:44 Nie należy modyfikowac Jest ok Nie należy na tą chwilę nic zmieniać Mieszkańcy nie są gotowi na taką zmianę Bzdura Bzdura
1.6.25 18:06:20 Żadna strefa nie powinna obowiązywać, to jest karanie biedniejszych za to że nie stać ich na nowe auta. Kryterium rocznikowe jest absurdem. W całym tym bajzlu chodzi tylko o dojenie z kasy. Jak zapłacisz, to 

możesz wjechać, auto będzie już ok. i nie będzie szkodzić, ale jak nie zapłacisz, to nagle szkodzi. Złodziejstwo i absurdy pod przykrywką pseudo ekologii. To samo z reklamówkami. Jak zapłacisz dużo więcej to 
możesz wszystko w zrywki zapakować a jak nie zapłacisz, to jesteś dziad i nic ci nie wolno. Miasta dla milionerów???

Mam zdanie, dostęp powinien być wszędzie i dla wszystkich. Łamiecie Konstytucję - równość wobec prawa. Wymagania są absurdalne i niezgodne z tym co gwarantuje wszystkim obywatelom Konstytucja. Ograniczanie jest jawnym łamaniem Konstytucyjnych praw obywateli i ich wolności. Nie 
tędy droga. To nie samochody powodują smog, co jest udowodnione. Może zaczniecie od ograniczania lotów samolotami dla bogaczy.

Tak, uważam że powinno być zmienione. Jest to dyskryminacja innych ludzi, nie 
mieszkańców. Wszelkie te absurdy dotyczące jakichkolwiek ograniczeń dotyczących 
paliwa czy wieku auta powinny byćwycofane natychmiast.

Okradanie ludzi. Jak wyżej, jak zapłacą, to już nie śmierdzą władzom ale jak nie zapłacą, to już smoka mają. Ciekawa ta interpretacja. Złodziejstwo i tyle w temacie. Miasto dla milionerów.

1.6.25 18:06:42 Uważam że powinien być to jak najmniejszy obszar Powinno się dodać również szkoły i uniwersytety. Jest to ciekawy i warty rozważenia pomysł 
1.6.25 18:09:49 Tak A samochody firm działających na terenie miasta? Co z nimi? Kwestia opłat. 10 lat minimum 
1.6.25 18:10:04 Ok Ok Ok Myślę, że im szybciej tym lepiej Jak nie to nie ma wyjątków Ok
1.6.25 18:11:13 Tak Nie powinno być żadnych obszarów Usunąć całkowicie wszelkie strefy. Tak, może wejść za 5000 lat Za co jeszcze można płacić, najgłupszy pomysł. Następny kretyński pomysł urzędników.
1.6.25 18:12:04 Dwu lub trzy strefowa. Np. zero emisyjne stare miasto w obwodnicy Planty, euro 6 w obwodnicy Aleje Trzech Wieszczów, Kalwaryjska, Powstania Warszawskiego, Euro 2 lub 3 reszta miasta. Wszystkie parkingi PR. Wymagane normy nie są spełniane ze względu na stan techniczny pojazdów. Niesprawne katalizatory i wycięte DPFy nikogo nie dziwią. 

CZEMU NIE PROMUJE SIE SAMOCHODÓW ZASILANYCH LPG? Dobrym pomysłem mogło by być, podniesienie normy o stopień, dla pojazdów z LPG. Np samochód z Euro 3 mający 
instalacje, byłby traktowany jak z Euro 4. Bo przecież o ekologię tu chodzi...?

Pomysł dobry, jednak zupełnie uspokoiło by sytuację pozwolenie na wjazd , aż do śmierci 
technicznej. Mówimy naprawdę o niewielkim procencie pojazdów, które bedą 
wykluczone. Zakładając pomysł kilku strefowego ograniczenia.

1.6.25 18:14:32 propozycja jest dobra propozycja jest dobra propozycja jest dobra propozycja jest dobra i pomoże mieszkańcom propozycja jest dobra, także, żeby po 3 letnim okresie przejsciowym nie było już to możliwe propozycja jest dobra
1.6.25 18:15:00 Strefa  powinna być od euro3 minimum Turyści wynajmujący kwatery  hotel Euro 3 dla silników  benzynowych Tak powinno  się tyczyć  również  turystów  wykupujących  nocleg w Krakowie Głupota 
1.6.25 18:17:07 Tak Euro 5 i wyżej 2 lata max Dobrze ale opłata powinna być odpowiednio wysoka Samochody zabytkowe nie powinny być wyjątkami (chyba że będzie jakiś zlot - wtedy może być udzielona wyjątkowa zgoda na dane dni 

zlotu)



1.6.25 18:18:36 Samo ścisłe centrum miasta Normy są zbyt wygórowane Źle. Chodzi tylko o wyciąganie pieniędzy. Jeśli zapłacisz, możesz kopcić Strefa o ogóle nie powinna dotyczyć mieszkańców Krakowa
1.6.25 18:18:58 Strefa nie powinna istnieć, jeśli już musi, to obejmować jedynie Rybek Główny, tak aby jak najmniej utrudniać ludziom życie. Wymagania są zdecydowanie za wysokie. Większości ludzi nie stać na samochody diesel, które są wyprodukowane po 2014 roku. Poza tym emitowane zanieczyszczenia nie zależą od roku 

produkcji, a głównie od silnika samochodu.
Strefa nie powinna nigdy obejmować mieszkańców Krakowa. Nie można utrudniać 
ludziom dojazdu do pracy, czy szkoły.

Dobitnie pokazuje, że chodzi o nabijanie pieniędzy. Strefa nie powinna zostać wprowadzona, każdy pojazd, który jest sprawny powinien być dopuszczony do ruchu. Nie można dyskryminować 
ludzi, których nie stać na nowe samochody 

1.6.25 18:20:10 Tylko stare miasto w ramach 1 obwodnicy Nie nie zgadzam sie na tak duzy obszar strefy ktory wymaga dpecjalnej zgody aby dojechac do szpiraka Rok produkcji nie ma znaczenia jesli strefa zostanie ograniczona do starego centrum Strefa jest zbędna - juz jest na kazimierzu i nie potrzeba kolejnej. Przepis unijny jest 
spelniony i nie trzeba wlazic w **** zielonym aktywiszczom

To jest bzdura skoro za kase mozna truc środowisko. To jakaś aberacja bo skoro idea strefy ma ratowac srofowisko to dlazzego za opłata mozna to zmienic. NIE DLA STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU 
_ strefa juz dziala na kaziimierzu i wystarczy

Samochody zabytkowe powinny byc wylaczne z kazdych wspolczesnych ograniczeń

1.6.25 18:21:30 Strefą powinno być objęte tylko Stare Miasto Wychodzi na to, że wszystko jest robione dla kasy skoro za pieniądze i tak będzie można wjechać... 
1.6.25 18:21:33 Obszar powinien być określony na podstawie analizy zanieczyszczeń przez pojazdy, aby zaplanować skutecznie poprawe warunków środowiskowych, a nie objąć automatycznie całe miasto i wymagać od 

każdego mieszkańca wydatków na nowsze auta a efektem było nieznacznie podniesienie jakości powietrza. Łatwo jest prostymi decyzjami wprowadzić ograniczenia, ale będzie wstyd jesli mieszkańcy poniosa 
wysokie koszty tych zmian a widocznej zmiany jakości powietrza nie będzie, wtedy wymyślicie kolejne przedmioty które zanieczyszczaja w istotny sposób jakość powietrza w Krakowie? Jeśli nie będziecie dbać 
o każdego mieszkańca, to Kraków stanie sie czystym malym miasteczkiem bogatych ludzi, bo ekologia kosztuje ale powinna byc racjonalnie wprowadzana.

Dworce pkp , do każdego parking Park and Ride. Standard Euro jest subiektywnym standardem, powinno się kwalifikować auta na podstawie faktycznej emisji CO2, NOx czy innych szkodliwych związków relanie pogarszających jakość 
powietrza, które są wpisane w dowodzie rejestracyjnym, a nie na podstawie standardu Euro i dodatkowo limitu wieku auta. Skoro emituje malo szkodliwych substancji to jest ekologiczny 
pojazd a nie dodawać dodatkowe limity wieku i sugerować sie klasyfikacją Euro. Duzo jest aut które spełniają wyższe wymagania Euro ale nie maja takich wpisanych standardów , bo w 
momencie produkcji jeszcze taki standard nie funkcjonował - to gdzie tu obiektywizm i realna troska o poprawę powietrzna.

Każde ograniczenie nie ułatwia życie tylko je utrudnienia I jak pieniędze z tego działania poprawi jakość powietrza o którą tu miasto walczy ? Bogatsi kupia sobie nowsze auta , a mniej zamożni których nie stać na nowsze będą płacić kary, a ubożsi będą 
jeździć mpk, to sumarycznie spowoduję ze będziemy oddychać czystym powietrzem, czy troszkę czyściejszejszym? Należy robić raporty jak dana zmiana w sct wpływa na realną poprawę jakości 
powietrza, i znaleźć jakąś równowagę pomiędzy ciągłymi zamianami sct a kosztami ponoszonymi przez mieszkańców. Należy przed każdą nową zmiana analizować raporty z innych miast w Europie, 
aby wprowadzać sensowne zmiany i uczyć sie na cudzych błędach.

Zakaz wjazdu pojazdom które emitują duża ilość związku szkodliwych, a nie które mają wpisane konkretny poziom Euro bądź dodatkowe 
obostrzenia. Limit nie powinien dotyczyć emerytów.

1.6.25 18:21:51 Żadnej STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU w KRAKOWIE ! Żadnej STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU w KRAKOWIE ! Żadnej STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU w KRAKOWIE ! Żadnej STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU w KRAKOWIE ! Żadnej STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU w KRAKOWIE ! Żadnej STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU w KRAKOWIE !
1.6.25 18:21:52 Jestem przeciw strefie Jestem przeciw strefie Jestem przeciw strefiefie Jestem przeciw strefie Jestem przeciw strefie Jestem przeciw strefie 
1.6.25 18:22:09 Negatywnie Lista wystarczająca
1.6.25 18:24:17 Po co w ogóle poprzednie podpunkty, jeżeli jak nie wiadomo o co chodzi to chodzi o pieniądze. Miasto bankrut i wyciąga łapę gdzie tylko może, a władni odklejeni od rzeczywistości. Na pewno człowiek który dostaje coraz wyższe rachunki, któremu koszty życia rosną, a do tej pory nie był w stanie zakupić nowego auta z 

salonu uczyni to po kolejnych pięciu latach zamordyzmu finansowego. Życzę państwu radnym i innym władnym żeby w przypadku awarii 
kanalizacji w ich domach po drugiej stronie słuchawki usłyszeli odmowę przyjazdu - bo samochód konserwatora nie może wjechać do 
miasta.

1.6.25 18:24:45 Wprowadzenie tej strefy jest równoznaczne z zakazem wjazdu dla mniej zamożnych ludzi chcących przyjechać do Krakowa. Sam mam samochód który po wprowadzeniu SCT nie będzie mógł wjechać do 
Krakowa i teraz mam pytanie. Jestem studentem, moja siostra bliźniaczka również. Mieszkamy w terenie, gdzie jest bardzo słabe połączenie z Krakowem - samochód ratuje tą sytuacje. I co teraz proponujecie? 
Uruchomienie dodatkowego połączenia? Wiem, że z takim problemem będzie spotykało się wiele wiele osób. Myślcie o ludziach którzy nie zarabiają średniej krajowej i o studentach... A jeśli już chcecie 
wprowadzać SCT to może jedynie ścisłe centrum? Tam jest największy ruch i tam najczęściej są korki, bo to przecież w korku samochody emitują najwięcej niebezpiecznego gazu... Pomyślcie o tym 

Jeśli już coś takiego ma zostać wprowadzone to miasto powinno przewidzieć wiele miejsc parkingowych dla starszych samochodów, 
aby można było je tam zostawić i do centrum wjechać komunikacją miejską. Myślę, że w tym momencie miasto nie dysponuje 
odpowiednią liczbą takich miejsc. Oczywiście te miejsca powinny być darmowe.

Pierwotny plan zakładał diesle po 2010 roku oraz benzyny po 2000, a teraz to podnieśliście... Odpowiedzcie sobie sami na to pytanie, nie wiem co wami kieruje tak utrudniać prostym 
ludziom życie....

A czy studencie są gorsi? Lub ludzie nie zameldowaniu w Krakowie a pracujący w nim? 
Uwzględnijcie też takich ludzi, a nie tylko swoich...

Za drogo i bez sensu, jeśli już SCT ma być wprowadzona to na zasadach totalnego braku wjazdu a nie szukaniu jeszcze dodatkowych pieniędzy... -studenci
-pracujący w Krakowie ale nie zameldowani
-wszyscy ludzie starsi
-osoby których sytuacja finansowa nie pozwala na zakup samochodu który spełni takie wymagania

1.6.25 18:26:17 Należy ją unieważnić Zniesienie strefy na cały Kraków Każdy pojazd spalinowy mający ważne badania techniczne powinien móc poruszać się bez wyjątku po całym Krakowie. Jest to dyskryminacja ze względu na pochodzenie. Każdy pojazd spalinowy mający ważne badania techniczne powinien móc poruszać się bez wyjątku po całym Krakowie. Każdy pojazd spalinowy mający ważne badania techniczne powinien móc poruszać się bez wyjątku po całym Krakowie.
1.6.25 18:28:25  Centrum Krakowa pod szpitalami nie ma miejsca do parkowania a jeżeli jest to dla odwiedzających lub interesantów szpitala Myślę że dla  pojazdów benzynowych zbyt duże wymagania ,dla pojazdów np benzynowych 10 i 15 letnich to zbyt mały czas  Sądzę że minimum 10 lat, nie każdego stać na zmianę auta Oceniam negatywnie 20zł  dziennie to przesada biorąc pod uwagę już istniejące paromaty Strefa sięgająca aż po granice Nowej Huty jest jedną wielką przesadą zaznaczając że my mieszkańcy odprowadzamy podatki dla miasta 
1.6.25 18:28:35 Granice stref czystego transoprtu należy wyznaczać tam, gdzie wiele osób chodzi po ulicy, czyli Historyczne centrum Krakowa.Aby zmniejszyć hałas z ruchu samochodowego-kontrolować dopuszczalny poziom 

hałasu wydechu podczas kontroli technicznej.Zakaz wjazdu drogami publicznymi tuningowanych samochodów i ich eksploatacji na tych drogach z powodu przekroczenia poziomu hałasu układów 
wydechowych.Wprowadzić ograniczenia dotyczące lokalizacji samochodów sportowych, hipersamochodów i motocykli sportowych na terenie miasta (dla takich samochodów i motocykli są 
autostrady).Ponieważ wszystkie powyższe samochody mają poziom hałasu wydechowego kilkakrotnie wyższy niż zwykły samochód osobowy.

Biorąc pod uwagę, że inicjatywa nie pochodzi od mieszkańców miasta, ale jest lobbowana przez producentów samochodów elektrycznych i strukturę transportu publicznego,która jest 
bezpośrednio zainteresowana zwiększeniem ruchu pasażerskiego,konieczne jest wprowadzenie poprawki w procesie wymiany pojazdów,które nie spełniają wymagań lobbowanego SCT. 
Szacunkowa wartość rynkowa samochodu (biorąc pod uwagę spadek popytu na samochody niezgodne z SCT) oraz różnicę w kwocie wymiany na nowy samochód płacą ci sami 
lobbyści,biorąc pod uwagę klasę samochodu.Jeśli model samochodu nie jest odpowiedni SCT jest produkowany i zjeżdża z linii montażowej-weź pod uwagę różnicę od kosztu tego modelu 
u dealera samochodowego.

Mieszkańców Krakowa pracujących bezpośrednio w Krakowie nie powinno to w ogóle 
dotyczyć.Ponieważ pracują dla dobra tego miasta.Zarabiają w Krakowie, i wydają w 
Krakowie

W rzeczywistości, oprócz obciążania ludzi wymianą samochodu na własny koszt (ponieważ tego właśnie chce kilka osób w krawatach), istnieje również chęć pobierania opłat za wjazd do ich 
rodzinnego miasta.Obywatel Polski, albo mieszkaniec Polski, który i tak płaci niemałe podatki, musi jeszcze raz zapłacić...To nie jest projekt SCT!To projekt-jak odebrać ludziom uczciwie zarobione 
pieniądze.

1.6.25 18:30:43 Miasto nie tworzy parkingów P&R a kierowcy spoza miasta będą od początku dyskryminowany. Należy zawęzić strefę, np. od północy wzdłuż ul. Radzikowskiego, Opolskiej do Al. 29 listopada. A co z dojazdem do innych szpitali : JP II, Narutowicza, Żeromskiego czy Rydygiera? Tam trzeba będzie płacić haracz? To przykład dyskryminacji i zwalania winy za wszelkie zło w mieście na mieszkańców okolic Krakowa. Miasto likwiduje możliwości przewietrzania, promuje  trujące auta mieszkańców i chętnie sięga 
do kieszeni przyjezdnych. Na podstawie jakiego prawa? 

1.6.25 18:32:07 Tylko ścisłe centrum Są zbyt wysokie, przekraczają i to znacznie wymaganie istniejące np. w Niemieckich miastach. Wymagania powinny być identyczne jak dla mieszkańców pobliskich miejscowości 
pracujących w Krakowie

Bardzo źle, to kolejny uciążliwy podatek

1.6.25 18:32:20 Tylko stare miasto
1.6.25 18:32:31 Zapoznałam się za pośrednictwem Internetu. Uważam, że  żadna  SCT nie powinna być wprowadzona dla mieszkańców jak i dla turystów. Jest to pełne ograniczanie mojej wolności we własnym mieście i 

państwie. Jest to również deprecjonowanie mnie jako obywatela. Osoby zatrudnione w krakowskich urzędach, jak i radni chcą ograniczyć mieszkańców w kwestii poruszania się po Krakowie. A sami ?  Proszę 
zobaczyć co się dzieje pod urzędami. Mają wyznaczone swoje miejsca parkingowe  a osoby, które przyjeżdżają załatwić ważne sprawy muszą kołować po parkingu żeby zdobyć miejsce. Może w końcu wypada 
zacząć od siebie i zrezygnować z przyjazdów do pracy autami tylko zacząć poruszać się "wspaniałą" komunikacją miejską, która ciągle ma opóźnienia, wysokie ceny biletów, problem z szybkim dojazdem w 
dowolne miejsce ? Jestem rodowitą mieszkanką Krakowa i im jestem starsza tym więcej głupot i ograniczeń jest wprowadzanych w Krakowie między innymi, ta strefa czystego transportu, ciągłe poszerzanie 
strefy płatnego parkowania. Kraków stoi również na turystyce i to pokazała pandemia. Jest pandemia, nie ma Krakowa. Nie oszukujmy się Kraków stoi na turystyce. W Naszym mieście nie ma przemysłu, firm 
produkcyjnych, gdzie większość mieszkańców mogłaby znaleźć pracę. Opieramy się głównie na turystyce. Z tego Kraków i mieszkańcy zarabiamy. Ograniczymy wjazd pojazdó do Krakowa, to zdecydowanie 
obniżymy wpływy do budżetu, ze wzgl na to że wiele turystów może zrezygnować, z przyjazdu do Krakowa z wzgl na STC. Również trzeba mieć na uwadze osoby, które przyjeżdżają tutaj z okolicznych miast do 
Naszych galerii handlowych i robią zakupy. Czy Kraków nie ma z tego pieniędzy ? Oczywiście, że ma ! A osoby, które przyjeżdżają tutaj pracować ? Ich też mamy ograniczać ? Uważam, że STC jest to czysty 
strzał w kolano dla mieszkańców. Ograniczanie wpływu do budżetu, ograniczenie wolności, deprecjonowanie obywateli, kategoryzowanie ich i zmuszanie do korzystania z komunikacji miejskiej. Uważam, że 
powinno pomyśleć się o zagospodarowaniu przestrzennym w tym mieście i pomyśleć o pasach napowietrzania Krakowa, które było tutaj od lat ale niestety poprzez cudowną zabudowę zostało zniszczone. To 
najlepiej na początku stworzyć problem, a później wprowadzać głupoty w postaci STC ? Niestety odnoszę wrażenie, że wiele osób, które chcą wprowadzić takie postulaty nie są rodowitymi mieszkańcami 
Krakowa i wiele im się wydaje. Uważam, że nie do końca poznali specyfikę i położenie Krakowa. Nie zgadzam się na wprowadzenie STC, ani na jakiekolwiek najmniejsze zapiski i ustawy w tej sprawie. Nie 
zgadzam się na ograniczanie mojej wolności w moim mieście. Chce poruszać się swoim autem i uważam, że mam pełne prawo do tego.

Tak, jak napisałam wyżej nie zgadzam się na żadne rozwiązanie SCT. Uważa, że  w momencie zagrożenia życia nikt nie może myśleć o 
tym czy ma prawo wjechać do Krakowa, czy nie. Czy ma zaparkować na Park and Ride i dopiero wzywać karetkę. 

Zadbać o pasy napowietrzania Krakowa i nie interesuje mnie rok produkcji samochodów. Polaków nie stać na auta elektryczne ( które i tak są szkodliwe dla środowiska)  i nie interesują 
mnie wymagania UE, które Nam narzucają. Żyjemy we własnym mieście i Państwie i powinniśmy mieć swoje rozwiązania, adekwatne do położenia miasta oraz zasobów portfeli 
mieszkańca. 

Absolutnie nic takiego nie powinno być wprowadzone dla mieszkańców. Pracujemy tutaj, 
odprowadzamy podatki i mamy mieć jeszcze ograniczenia w postaci poruszania się po 
własnym mieście ? Urzędnicy maja Nam narzucać jakimi autami mamy się poruszać lub 
jakimi mamy nie jeździć ? Kategorycznie się nie zgadzam z SCT. 

Bardzo negatywnie. Turyści i  osoby z okolicznych miejscowości mogą rezygnować z przyjazdu do Krakowa z wzgl na dodatkowo opłaty. Będą wybierać inne miasta, gdzie tych ograniczeń nie ma i 
tam będą zostawiać pieniądze. Nie u Nas.  Ceny cały czas szaleją w górę , powinniśmy zachęcać do przyjazdu do Krakowa, a nie odstraszać turystów i innych mieszkańców miast. 

Absolutnie nie zgadzam się na SCT. Nikt nie powinien być ograniczony w poruszaniu się po własnym mieście. Nie zgadzam się na żadne 
rozwiązanie i postulaty z SCT. Uważam, że jest to deprecjonowanie ludzi i kategoryzowanie mieszkańców pod wzgl finansowym. 

1.6.25 18:32:55 w obrębie Plant 10 lat
1.6.25 18:35:32 Jeżeli auto jest dopuszczone do ruchu to ma prawo się poruszać po drogach. Jak zwykle propozycja = równi i równiejsi.

Takie zasady to wyraźne proszenie żeby osoby z Krakowa w innych miastach także były 
traktowane inaczej niż reszta Polaków.
W Polsce powinniśmy być równi a nie kolejne budowanie podziałów.

Nie czarujmy się to zwykły kolejny "podatek".
Auta były dostępne w legalnym handlu i do chwili końca fizycznego/technicznego nie powinno być takich blokad.
Elektryki w cyklu życia nie są bardziej "zielone".

Jak zwykle propozycja = równi i równiejsi.
Takie zasady to wyraźne proszenie żeby osoby z Krakowa w innych miastach także były traktowane inaczej niż reszta Polaków.
W Polsce powinniśmy być równi a nie kolejne budowanie podziałów.

1.6.25 18:35:59 Największą głupotą, jest przepis,że nadchodzący pieszy ma pierwszeństwo.. 
 Z tego tworzą się,,korki,,i emisja spalin..  

1.6.25 18:36:28 Nie wyobrażam sobie podziału na biednych i bogatych. Wszelkie wykluczenia są nieludzkie. Nie powinno być ograniczeń. Samochody elektryczne dużo bardziej zanieczyszczają środowisko, gdyż potrzeba energii do ładowania, i odpowiednich miejsc do utylizacji zużytych akumulatorów litowo jonowych. Poza 
tym produkcja tychże akumulatorów zużywa sporo rzadkich zasobów naszej planety.

Nie powinno być ograniczeń. Nie powinno być opłat. Zdecydowanie to powinny być osoby z małymi dochodami, fani motoryzacji zrzeszeni w klubach, osoby niepełnosprawne, których nie stać 
na ciągłe zmienianie samochodu. I uważam że pomysł powinien być obalony. Mam nadzieję że Krakowianie wybiorą rozsądnie.

1.6.25 18:39:29 Strefa jest wymagana przez Warszawę. Więc sugerował bym pokazać im jaką mają władzę nad uczciwymi ludźmi i wyznaczył bym 1 M2 na rynku. Otoczył bym zielonym sznurkiem. Nie to nie dobra propozycja każdy człowiek niezależnie od majętności powinien mieć równe prawa w dostępie do dróg miejskich. Wymagania i standardy są dogmatami religijnymi a nie naukowymi badaniami. 5l silnik zawsze będzie emitował więcej spalin niż 800cm To jest bulwersujące i dyskryminujące dla innych ludzi. To nie jest prywatne miasto 
krakowian.

Jak poprzednio. Wszyscy już płacimy na drogi nie ma powodów ponownych opłat. Zróbcie 1 M2 żeby pokazać Warszawie co o ich ustawach myślicie. Nie bójcie się. Ludzie będą was ubóstwiać.

1.6.25 18:39:39 Strefą tzw Czystego Transportu należy objąć tylko ścisłe centrum miasta od Alei trzech Wieszczów po ul Dietla w stronę Rynku Głównego ale z wyłączeniem tych wskazanych wcześniej ulic. Dojazd do Dworca Głównego i wszędzie z wyłączeniem ścisłego centrum patrz punkt 1. Wymagania dotyczące roku produkcji są dyskryminujące dla osób uboższych których nie stać na nowy samochód, a poza tym są złamaniem konstytucji. Co najmniej 20 lat wyłączenia. Podobna uwaga jak w punkcie 3.
1.6.25 18:39:57 Granice powinny obejmować tylko  Stare Miasto z Grzegórzkami  oraz Zwierzyniec z Kleparzem. Zaproponowany obszar jest zbyt duży brakuje miedzy innymi dojazdu do parku wodnego. dla mieszkańców Krakowa zamieszkujących daną strefę wyłączenia powinny być  

bezterminowe.
jak opłaty mają wpłynąć a czystość miasta, tylko i wyłącznie to spowoduje że ktoś z mniejszą zasobnością portfela do Krakowa nie pojedzie. zaprojektować strefę tylko do ścisłego centrum  i wyłączenia tylko dla mieszkańców, ewentualnie zwolnienia tylko w dni gdy odbywają się 

imprezy w tej strefie ,przykładowo food trucki niezależnie od emisji będą mogły wjechać podczas obchodów świąt imprez itp  
1.6.25 18:41:14 Całkowita rezygnacja z tej strefy,  strefa czystego transportu to ingerencja niemieckiego lobby samochodowego w swobodę obywateli Polski!!! czystego transportu to ingerencja niemieckiego lobby samochodowego w swobodę obywateli Polski!!! czystego transportu to ingerencja niemieckiego lobby samochodowego w swobodę obywateli Polski!!! czystego transportu to ingerencja niemieckiego lobby samochodowego w swobodę 

obywateli Polski!!!
Dramat,  jak zwykle zapłacą najbiedniejsi a politycy i celebryci będą się śmiać tylko czystego transportu to ingerencja niemieckiego lobby samochodowego w swobodę obywateli Polski!!!

1.6.25 18:41:53 Może najpierw zakazać politykom i celebrytom prywatnych lotów Najlepiej tylko ukraińcom A czy osoby które podstępem dorwali się do władzy słuchają biednych ludzi.Nie każdego zwyczajnie stać na droższy samochód.Młodzież zarabia najniższa krajową często Nie zgadzam się z rządzącymi ani mnie ani moje dzieci nie stać na podlizywanie się 
rządowi

Patusy które nie myślą o innych i tak nie zrozumią  że większość ludzi po prostu nie stać Myślę że powinny mieć zakaz wjazdu szambiarki i śmieciarki to by może kochanym rządzącymi klapki spadły 

1.6.25 18:42:27 Brak strefy czystego transportu!!!! Jest zła propozycją Moja propozycja jest brak strefy czystego transportu Najlepszym rozwiązaniem jest zaniechanie wprowadzenia strefy czystego transportu 
ibzadne półśrodki nie wchodzą w grę 

Lepiej przeznaczyć środki publiczne na rozwijanie technologii które pozwolą zmniejszyć zanieczyszczenie środowiska niż wprowadzać dodatkowy podatek który zmniejsza swobodę biedniejszych 
mieszkancow

Najlepszym rozwiązaniem jest zaniechanie wprowadzenia strefy czystego transportu

1.6.25 18:42:30 Obręb pierwszej obwodnicy Szkoły, uczelnie, cmentarze, urzędy użyteczności publicznej. Wszystkie auta dopuszczone do ruchu na polskich drogach. wydłużyć do 2050 Ograniczenie do pierwszej obwodnicy rozwiąże ten problem. Wszyscy obywatele polscy powinni być traktowani jednakowo wobec prawa i niedyskryminowani ze względu na status ekonomiczny czyli 
wartość i wiek pojazdu który posiadają.

1.6.25 18:44:28 Strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłym CENTRUM. Projekty takich stref w innych miastach europejskich nie przyniosły oczekiwanych rezultatów mimo upływu lat i obostrzeń nie wpłynęło to w żaden 
sposób na poprawę powietrza. To kula u nogi dla mieszkańców Krakowa. Gminy ościenne nadal nie rozwiązały problemów z dostosowaniem źródeł ogrzewania.  

Dojazdy do każdej pętli na obrzeżach miasta Wzgórza Krzesławickie, Borek Fałęcki, Bronowice. Generalnie najlepiej by przy każdej z 
tych pętli był taki Park and Ride na pozostawienie aut.

dla przyjezdnych interwał 2 letni 
emisja Euro 3 - auta benzynowe oraz Euro 4 - auta z silnikiem diesla  - wjazd do 2027 roku minimum
emisja Euro 4 - auta benzynowe oraz Euro 5 - auta z silnikiem diesla  - wjazd do 2029 roku minimum

dla Krakowian interwał 3 letni 
emisja Euro 3 - auta benzynowe oraz Euro 4 - auta z silnikiem diesla  - wjazd do 2028 roku minimum
emisja Euro 4 - auta benzynowe oraz Euro 5 - auta z silnikiem diesla  - wjazd do 2031 roku minimum

dla mieszkańców Krakowa okres 6 lat to niezbędne minimum Powinna być tylko stawka opłata dzienna. Jeśli kogoś stać na zapłacenie opłaty miesięcznej to uważam że tym bardziej go stać na zmianę samochodu. To stawka która robi segregację na BOGATYCH i 
NIEZAMOŻNYCH. 

pojazdy należące do firm i osób prowadzących działalność w naszym mieście które płacą podatki w Krakowie

1.6.25 18:44:57 Strefy powinno nie być bo czystość powietrza w Krakowie w małym stopniu zależy od samochodów a w dużym od całej infrastruktury. Strefa bez odpowiednio dużych parkingów których nie ma to wykluczenie komunikacyjne dla dużej części mieszkańców Krakowa i 
okolic

Kryterium standardu Euro to wykluczenie uboższych mieszkańców Krakowa z możliwości komunikacyjnych. To polityka promującą bogatych i tylko im służąca Nie ma znaczenia jak długi będzie okres wyłączenia gdyż normy emisji Euro będą co jakiś 
czas zaostrzanie. To wykluczenie biednych na rzecz bogatych. 

To wykluczenie biednych na rzecz bogatych. Strefa czystego powietrza powinna być albo zupełnie bez samochodów (sam transport publiczny) albo nie powinno być jej wcale. Strefa dyskryminuje biednych. Jeżeli chcemy jakiś obszar wyłączać z ruchu to albo całkowicie - żadnych samochodów, tylko transport 
publiczny, albo nie powinno być strefy. 

Pamiętajcie drodzy urzędnicy, wy też nie zarabiacie dużo i prędzej czy później was też wykluczą na rzecz bogatych. 
1.6.25 18:49:49 Nie należy jej wprowadzać wcale. Za mało miejsc parkingowych! Zwłąszcza na obrzeżach miasta. Nowa opłata dla kierowców-skandal! Zwłaszcza dla przedsiębiorców.
1.6.25 18:50:20 Strefa powinna dotyczyć ścisłego centrum. Mieszkańcy Krakowa powinni być z tego całkowicie wyłączeni. Proponowana opłata jest zbyt wysoka. Powinny być również zwolnione osoby spoza Krakowa, pracujące w Krakowie i dojeżdżające do niego samochodem.
1.6.25 18:50:32 Według mnie SCT nie powinna wogole wejść w życie ja mam diesla z 2008r i nikt go nie chce kupić a ja go chce sprzedać  i chciałbym zapytać co ja mam zrobić z tym autem Nie rozumiem SCT bo jeśli zapłacę tę 2.5 za godzinę i mogę wjechać starym dieslem do Krk to gdzie ta ochrona środowiska 
1.6.25 18:51:10 Powinna obowiązywać jedynie w ścisłym centrum czyli aleje trzech wieszczy a Dietla. Nic wiecej Park Wodny, Serenada, CH Czyżyny, M1, szpitale wszystkie, szkoły podstawowe, licea i przedszkola Kraków dopłaci każdemu do wymiany auta na spełniającego wytyczne Dla mieszkańców Krakowa powinno nie obowiązywać w ogóle Bez sensu, albo wcale albo po co to wprowadzac Rodziców dowożących niepełnoletnie dzieci do szkół itp
1.6.25 18:51:29 Stare miasto Śródmieście Krowodrza zwierzyniec Kazimierz Podgórze. Ktoś kto mieszka w Krakowie od ponad 10 lat powinien mieć możliwość jeżdżenia swoim autem do śmierci technicznej Mieszkaniec powyżej 10 lat płacący podatki w Krakowie powinien jeździć autem do 

śmierci technicznej.
Ok. Posiadacz auta przed datą wprowadzenia strefy i jeżeli jest mieszkańcem od 10 lat i płać podatki w Krakowie nie powinno go to dotyczyć.

1.6.25 18:51:33 Można skorzystać z obszaru strefy która już obowiązywała przez krótki okres Dobry pomysł Niekoniecznie albo można albo nie Tylko mieszkańcy i osoby płacące podatki w mieście 
1.6.25 18:53:40 Opłata za wjazd do SCT powinna być wyższa, niż możliwość skorzystania z opłaty za P&R+KMK, co pozwoli zachęcić większą liczbę osób na korzystanie z innego rozwiązania. Myślę, że warto wprowadzić mimo wszystko dodatkowe restrykcje ponieważ jest wiele samochodów spełniających oficjalnie wymagania dotyczące emisji, natomiast mogą mieć 

wymontowany katalizator bądź nie być do końca sprawne. 
Tak, wyłączenie dla samochodowych benzynowych w drugiej fazie również powinno ulec 
zmianie, np rok produkcji pojazdu od 2010 roku. Stare pojazdy benzynowe z 2004 roku 
rowniez tworzą dużo zanieczyszczeń wynikających z niskiej kondycji silnika, ale również 
pozostałych podzespołów. 

Opłata jest zbyt niska i powinna być stworzona bardziej elastycznie tj. Opłata godzinowa wynosi tyle co opłata w najtdrozszej strefie parkowania. Na ten moment 2,5 za godzinę jest znikoma opłata. 
Moim zdaniem tak niska opłata nie zniechęci kierowców. 

Istnieje ryzyko rejestrowania pojazdów jako specjalnych, tylko po to aby otrzymać możliwość wjazdu. 

1.6.25 18:53:54 Taka propozycja nie powinna wchodzić w życie!  Jest to dyskryminacja osób mniej zamorznych oraz ogranicza wolność ludzi. Jestem krakowianianka mieszkam w tym mieście, płace podatki dlaczego mi ma być 
coś ograniczane swobodność w poruszaniu się. 

Każdy ma prawo poruszać się czym chce i gdzie chce oraz w jaki sposób. Jeśli chcecie ograniczać ilość samochodów w krakowie 
zbudujcie drogi przelotne na obrzeżach krakowa, a nie przez centrum z tego co wiadomo więcej jest przejezdnych samochodów niż, 
krakowian czy turystów. Takie ograniczenia znacząco zle wpłyną na krakowską turystykę. 

Jestem przeciwna Jestem przeciwna, ogranicza to moja wolność  To jakiś absurd! Za co mamy płacić?  Proszę lepiej zajac się rozdawaniem pieniądzy z naszych podatków, a nie jeszcze rządać od nas płacenia za wejście do Krakowa. Z całym szacunkiem ale zaczyna 
to wszytko wyglądać jak pewne rzeczy co miały miejsce ponad 80 lat temu. 

Jestem przeciwna jakiej kolwiek liście i ograniczania. 

1.6.25 18:54:00 Tylko ścisłe centrum Krakowa Strefa należy objąć tylko ścisłe centrum Krakowa Samochody z silnikiem benzynowym wyprodukowane po 1994 r diesle po 1998r Ten okres powinien wynosić 10 lat Hipokryzja Pojazdy Krakowian 10 lat zabytkowe wyłączone zawsze 
1.6.25 18:54:01
1.6.25 18:54:33 xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx;0 --------------------------------------------;o -------------------------------------------;0 Nie powinny wjeżdżać do Krakowa. Dotyczy to również tranzytu, w szczególności Al. Trzech Wieszczów ------------------
1.6.25 18:54:36 Ciezko sie nie usmiechnac przy tym pytaniu. Urzednicy doskonale radza sobie z problemami ktore sami stworzyli. Priorytetem powinno być dbanie o ekologię i poprawę jakości powietrza dla mieszkańców, co oznacza, że ruch samochodowy powinien być sukcesywnie marginalizowany na rzecz 

komunikacji zbiorowej. Wprowadzanie Stref Czystego Transportu (SCT) opartych na normach emisji EURO nie rozwiązuje problemu, a jedynie pogłębia podziały społeczne. Takie regulacje 
tworzą uprzywilejowane grupy na podstawie dochodów, jednocześnie wykluczając uboższe rodziny, które nie mogą pozwolić sobie na zakup nowszego pojazdu, z możliwości swobodnego 
przemieszczania się po mieście.

Trudno uwierzyć, że miejscy urzędnicy nie dostrzegają tego problemu i forsują legislację, która wydaje się korzystna głównie dla branży motoryzacyjnej. Znacznie bardziej efektywnym i 
sprawiedliwym rozwiązaniem byłoby wprowadzenie darmowej lub odpowiednio taniej komunikacji miejskiej. Taki krok nie tylko realnie poprawiłby standard życia mieszkańców, ale 
również stanowiłby wyraz prawdziwej troski o ekologię i zrównoważony rozwój miast.

Negatywnie. Opłata parkingowa powinna być wystarczająca, bez potrzeby segregacji kierowców i dodatkowej biurokracji z tym związanej.

1.6.25 18:54:45 Kategorycznie anulować cała strefę. Kategorycznie anulować cała strefę Kategorycznie anulować cała strefę Kategorycznie anulować cała strefę Kategorycznie anulować cała strefę Kategorycznie anulować cała strefę
1.6.25 18:54:58 Ścisłe centrum. Bardzo krzywdzące dla uboższych mieszkańców Krakowa.
1.6.25 18:55:20 TAK. SCT DO LIKWIDACJI TO ŁAMANIE KONSTYTUCYJNEJ RÓWNOŚCI OBYWATELI! JEŚLI AUTO MA WAŻNY PRZEGLĄD MOŻE PORUSZAĆ SIĘ WSZĘDZIE. KONSTYTUCJA ZAPEWNIA NAM RÓWNE PRAWA, WIĘC WSZYSCY MAJĄ BYĆ RÓWNI I 

MÓC PORUSZAĆ SIĘ SWOBODNIE BEZ OGRANICZEŃ.
TO DOWÓD, ŻE WCALE NIE CHODZI O EKOLOGIĘ I CZYSTOŚĆ POWIETRZA A TYLKO O WYDOJENIE LUDZI Z PIENIĘDZY. TO KOLEJNY PODATEK, ZATEM ZDECYDOWANE NIE! I ZNOWU SEGREGACJA I WYKLUCZENIA. TO TAK JAK BYŚCIE NAPISALI "KRAKAU NUR FÜR DEUTSCHE" PROSZĘ SOBIE PRZYPOMNIEĆ Z 

HISTORII CZYM TO SIĘ SKOŃCZYŁO!
1.6.25 18:55:34 Nie powinno jej w ogóle być. Biedni obywatele, których nie stać na odpowiedni samochód, powinni mieć takie same prawa, jak bogaci. Nie powinno być żadnych ograniczeń. Nie do zaakceptowania Jeśli koniecznie trzeba coś zmienić, to wprowadzić kryterium dochodowe - jeśli obywatel w swoim PIT deklaruje odpowiednio wysokie 

dochody, to można od niego wymagać, a jeśli nie, to nie.
1.6.25 18:55:47 Strefa tylko w obrębie I obwodnicy czyli obwodnicy plant - ulica Basztowa, Podwale, Westerplatte Blokady dla diesli o pojemności powyżej 2,0 litrów, niezależnie od roku produkcji. Często najnowsze, duże diesle emitują więcej związków azotu niż starsze ale o mniejszej pojemności. Dla wszystkich mieszkańców którzy płacą w Krakowie podatki chociaż są zameldowani w 

innej lokalizacji.
1.6.25 18:56:47 jesli jest konieczna strefa "czystego transportu" to niech sie ograniczy do pierwszej  obwodnicy, czyli rynku , malego rynku i ulic przyleglych. Nalezy tez rozliczyc wladze Krakowa za zniszczenie korytarzy 

wentylacyjnych, ktore zostaly zabudowane przez deweloperow w porozumieniu / pewnie nie za darmo/ z glupimi wladzami.
1.6.25 18:57:24 Art. 30.

Przyrodzona i niezbywalna godność człowieka stanowi źródło wolności i praw człowieka i obywatela. Jest ona nienaruszalna, a jej poszanowanie i ochrona jest obowiązkiem władz publicznych.

Strefa czystego transportu jawnie łamie przepisy zapisane w konstytucji RP mówione o prawie do wolności człowieka. To że jesteś biedny nie znaczy, że masz być dyskryminowany przez władze!

Każda propozycja, która łamie przepisy Konstytucji jest plucie w twarz mieszkańcom Krakowa jak również ościennych miejscowości, 
którzy co rano zapieprzają żeby pracować w tym mieście. 

Zakaz wjazdu elektryków i parkowania ich pod budynkami, to one stanowią  największe zagrożenie Jak się nie wzbogacisz w ciągu 5 lat i nie kupisz nowego samochodu to po 5 latach 
będziesz chodził z buta. Poza tym wiele samochodów np. Wyprodukowanych w 2004 
roku ma euro 4 a spokojnie kwalifikuje się na euro 6 ale wówczas nikt nawet nie słyszał o 
euro 6

Przestańcie betonować Kraków, zastanówcie się nad projektami parków i wyłączeniu terenów pod budowy celem zachowania jakiej kolwiek zieli w Krakowie, możliwości schronienia latem i stref 
wypoczynku 

Każdy ma prawo do wolności a sct jawnie plują w twarz obywatelom !

1.6.25 18:59:46 Gdyby przyjrzeć się bliżej większość nowszych pojazdów może wyjeżdżając z taśmy produkcyjnej posiada te normy ale zwróćmy uwagę na pojazdy które mają już kilkanascie tysięcy km za 
sobą te katalizatory filtry nie spełniają już swojej funkcji jak na początku .Dodatkowo filtry które co jakiś czas są wypalane w pojazdach co widzimy dość często np w autobusach 
komunikacji miejskiej również nie są bez emisyjne więc póki samochody spalinowe są zanieczyszczenia były i będą.

Bezterminowo .Jeżeli jestem mieszkańcem,odprowadzam podatki,prowadzę 
działalność,dlaczego mam być przez władze miasta zmuszany do zmiany samochodu na 
nowszy i jak wszyscy doskonale wiemy ponosić dodatkowe koszty z tym związane.Moze 
spróbować ograniczyć wjazd wszystkim samochodom przyjezdnym jak np w Austrii gdzie 
czas postoju jest ograniczony dla przyjezdnych do np 1.5 godziny  co powoduje że 
ludziom z poza miast nie opłaca się do nich wjeżdżać i korzystają z komunikacji .Tym 
samym my mieszkańcy może  będziemy mogli swobodniej się przemieszczać co 
ograniczy kilometrowe korki i tzw.jezdzenie w kółko w poszukiwaniu miejsca do 
zaparkowania pod domem

Tak

1.6.25 18:59:46 Uchwała zakłada zbyt dużą dyskryminację jednego typu silnika - diesli. Strefa powinna zakładać jedną normę emisji stanowiącą graniczną wartość dla wjazdu. Rozgraniczanie od 2030 roku 
normy euro 6dt dla diesli i euro 4 dla silników benzynowych jest zbyt dużym ograniczeniem dla diesli - myśl technologiczna aut produkowanych w roku 2005 jest istotnie inna niz aut 
produkowanych po 2018. Dodatkowo istotny wpływ na realna emisje ma sposób serwisowania auta i dbałość o to. Rozsądnym byłoby przyjęcie jednej normy euro jako wiążącej. 
Powyższe rozgraniczanie na kilka poziomów norm może spotkać się z dużym zawirowaniem na rynku aut używanych w województwie małopolskim. Dodatkowo jedna norma mocno 
ułatwi korzystanie z usług Krakowa przyjezdnym okazjonalnym lub turystom, bez konieczności każdorazowej, ponownej weryfikacji normy emisji auta. Dane o emisyjności nie są takie 
oczywiste do odnalezienia dla niektórych uzytkownikow aut.

Lepsze niż całkowite ograniczenie wjazdu

1.6.25 19:02:07 II obwodnica Szpital im. Dietla Euro 4 dla silników benzynowych i euro 6 dla diesli jest w zupełności wystarczające.
1.6.25 19:02:40 To ma być strefa a nie miasto czystego transportu 
1.6.25 19:02:50 Wyłączyć spod wymogów na 10 lat Pozytywnie
1.6.25 19:04:36 Nie wprowadzać Cały Kraków powinien być wolny od strefy, czuję się dyskryminowany Brak wprowadzania ograniczeń Dajcie mi pieniądze na nowy samochód i nie ma problemu Jeśli wprowadzacie takie zmiany to powinniście płacić wy, a nie ludzie i mieszkańcy Całe społeczeństwo
1.6.25 19:04:48 Granice strefy powinny maksymalnie obejmować strefę B płatnego parkowania Każde auto z sprawnym dpf oraz z katalizatorem powinno mieć możliwość poruszania się po sct, bez względu czy z 2006 czy 2012 roku . Wystarczy żeby auta miały taką czystość spalin z 

jaką opuściły fabrykę i będzie ok. Trzeba sprawdzać spaliny aut poruszających się w Krakowie bo co z tego że ma euro 6 ale wycięty dpf albo katalizator.
Mieszkańcy Krakowa do czasu zbycia, sprzedaży lub zezłomowania auta 
zarejestrowanego w Krakowie powinni mieć możliwość jeździć swoimi samochodami .

Pozytywnie, kwoty opłat powinny być niższe, 250zł mc, 10zł doba, 2zł godzina Kampery, pojazdy zabytkowe, historyczne, oraz motocykle powinny móc wjeżdżać do sct. 

1.6.25 19:05:36 Tak Wszystkie szpitale i jednostki lecznicze Tak. Dla wszystkich jednakową data wprowadzenia. To jest dyskryminacja osób spoza 
Krakowa 

Bardzo źle!!! To nie dbanie o środowisko tylko o wyciąganie pieniędzy od obywateli!!! Wszystkie autobusy i busy powinny być min euro 6 

1.6.25 19:06:12 SCT tylko na obszarze starego miasta wewnątrz plant. Nie dla zawłaszczania obszarów publicznych poprzez tworzenie i wprowadzanie przepisów do których mogą się dostosować tylko bogaci ludzie W całym Krakowie powinno się jeździć niezależnie od emisji spalin. Żadnych wymagań co do wieku i zanieczyszczeń. Tylko sprawność techniczna ma znaczenie. Nie dla SCT w Krakowie. Mieszkańcy Krakowa powinny jeździć pojazdami które posiadają ile chcą Bzdura totalna. Znowu wracamy do rozwiązań dla bogaczy. Trzeba zapłacić żeby kupić nowy samochód albo zapłacić żeby móc jeździć starym. Karetki pogotowia policja straż pożarna żadnych ograniczeń.

Ogólnie jestem przeciwny SCT i nie podoba mi się że władze miasta zakazują jazdy starymi dobrymi samochodami zmuszając 
społeczeństwo do zakupu nowych pojazdów 

1.6.25 19:08:17 z granic SCT powinny zostać wyłączone wszystkie pętle rodzaju P+R (Czerwone Maki, Kurdwanów, Swoszowice, Nowy Bieżanów, Górka 
Narodowa, Mały Płaszów, Mydlniki Wapiennik), jak i również wszystkie takie pętle tramwajowo-autobusowe które powstaną w 
przyszłości na terenie Krakowa.

Uważam te ograniczenia jako zbyt rygorystyczne dla pojazdów z silnikami Diesel. Za przykład można wziąć SCT w Warszawie gdzie ograniczenia na takie pojazdy są znacząco łagodniejsze 
przy o wiele większym mieście.

Uważam że limit 50 wjazdów dla pojazdu zabytkowego nie powinien istnieć, takich pojazdów jest na tyle mało, że nie powinno się ich 
ograniczać, ponownie za przykład wziąć strefę w Warszawie gdzie takie pojazdy nie mają żadnego limitu.
Powinna być jeszcze uwzględniona grupa osób co jeżdżą na zloty. Miasto Kraków jest popularnym celem różnych zlotów starej motoryzacji 
gdzie nie każdy ma zarejestrowany pojazd na zabytkowy z powodów ograniczeń takowej rejestracji. Takie osoby również powinny być 
wyłączone z SCT. Również pojazdy biorące udział w charytatywnych rajdach samochodowych jak coroczne Rajdy Koguta czy Złombol, gdzie 
"stare" pojazdy są charakterystyką takich eventów, wjazd do miasta umożliwi zebranie większej ilości pieniędzy dla potrzebujących 
ponieważ takie auta zwracają uwagę przechodniom. 

1.6.25 19:08:19 SCT to pomysł który nie przyniesie żadnych korzyści oraz nie wniesie żadnego efektu jeśli chodzi o jakość powietrza w mieście za to utrudni bardzo mocno inne działania mieszkańców i ludzi pracujących i 
wykonujących usługi dla miasta.Stare pojazdy same będą się wykruszać z obiegu jest to naturalny proces w przyrodzie,poza ułamkowymi wyjątkami oczywiście które praktycznie nie będą miały wpływu na 
jakość powietrza,ludzie opanujcie i zacznijcie naprawdę logicznie myśleć. Pozdrawiam Rysiek.

1.6.25 19:08:26 Ok
1.6.25 19:08:54 Wpuszczać wszystkie samochody które spełniają normy a nie wedlug rocznika! Scisłe centrum SCT,reszta płatna, dla pojazdów z poza a dla mieszkańców abo nament już jest. Emisja i czystość spalin dla każdego pojazdu jest gwarantem czystości i nieprzekraczania norm, badanie raz w roku a nie rocznik!
1.6.25 19:09:51 Strefa powinna skupiać się w ścisłym centrum miasta. Nie powinno być wykluczone całe miasto. Obszar jest zbyt mały. Norma euro 6 jest zbyt restrykcyjna. Społeczeństwa nie stać na zmianę samochodów z tak wysoką normą. Okres powinien dotyczyć także ludzi zatrudnionych w Krakowie. Cena 500 zł miesięcznie jest absurdalna. Osoby zatrudnione w Krakowie powinni być zwolnione z zakazu tak jak mieszkańcy Krakowa.
1.6.25 19:09:56 Tylko centrum masta 10 lat 100 zł/miesiąc 
1.6.25 19:10:46 należy ją zmodyfikować tj. NIE WPOWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU!!! NIE WPOWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU!!! NIE WPOWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU!!! NIE WPOWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU!!! NIE WPOWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU!!! NIE WPOWADZAĆ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU!!!
1.6.25 19:11:24 Obecna propozycja obejmuje niemal cały Kraków, z pewnymi wyjątkami. Aby zminimalizować negatywne skutki, sugeruję ograniczenie SCT do ścisłego centrum miasta, co pozwoliłoby na zmniejszenie obciążeń 

dla mieszkańców i przedsiębiorców z pozostałych obszarów.

Dostrzegam kilka istotnych wad tego SCT - rozwiązania:

    Obciążenie finansowe dla mieszkańców i przyjezdnych: Wymóg posiadania pojazdów spełniających określone normy emisji może zmusić właścicieli starszych samochodów do ich wymiany, co stanowi 
znaczący wydatek. Dla osób spoza Krakowa, które nie spełniają wymogów, przewidziano okres przejściowy z opłatą emisyjną do 30 czerwca 2028 r., co również generuje dodatkowe koszty.

    Wpływ na mobilność osób spoza Krakowa: Ograniczenia wjazdu dla pojazdów niespełniających norm mogą utrudnić dostęp do miasta dla osób dojeżdżających z okolicznych miejscowości, zwłaszcza jeśli 
transport publiczny nie będzie wystarczająco rozwinięty, aby zrekompensować te ograniczenia.

    Wyzwania logistyczne i infrastrukturalne: Automatyzacja kontroli pojazdów i redukcja biurokracji wymagają inwestycji w nowoczesne systemy monitoringu i egzekwowania przepisów, co może być 
kosztowne i czasochłonne w implementacji.

    Możliwość nierówności społecznych: Osoby o niższych dochodach mogą mieć trudności z dostosowaniem się co może prowadzić do wykluczenia transportowego lub zwiększenia obciążeń finansowych dla 
tej grupy społecznej.

    Potencjalne skutki dla lokalnej gospodarki: Ograniczenia w ruchu mogą wpłynąć na działalność lokalnych przedsiębiorców, zwłaszcza tych zależnych od dostaw towarów czy klientów spoza miasta, co może 
prowadzić do spadku obrotów i problemów ekonomicznych

Oprócz już uwzględnionych miejsc, takich jak szpitale w Prokocimiu czy Park and Ride na Górce Narodowej, warto zapewnić swobodny 
dojazd do innych kluczowych obiektów, takich jak główne dworce kolejowe i autobusowe, centra handlowe oraz instytucje 
edukacyjne, aby nie ograniczać dostępu do podstawowych usług.

Obecne propozycje mogą być zbyt restrykcyjne dla wielu właścicieli pojazdów. Sugeruję wprowadzh kryteriów, np. dla aut benzynowych norma Euro 3, a dla diesli Euro 4, co pozwoliłoby 
większej liczbie pojazdów na poruszanie się po mieście bez konieczności ich szybkiej wymiany.

ęcioletni okres wyłączenia może być niewystarczający dla wielu mieszkańców. Proponuję 
wydłużenie tego okresu do 10 lat, co dałoby więcej czasu na dostosowanie się do 
nowych regulacji bez nadmiernego pośpiechu i obciążeń finansowych.

Wprowadzenie opłat może być postrzegane jako forma dyskryminacji finansowej, gdzie osoby zamożniejsze będą mogły pozwolić sobie na wjazd, podczas gdy mniej zamożni zostaną wykluczeni. 
Takie rozwiązanie może pogłębiać nierówności społeczne i budzić sprzeciw społeczny.

 Jeśli jednak miałbym zaproponować dodatkowe grupy, to warto rozważyć wyłączenie dla pojazdów używanych przez małe lokalne 
przedsiębiorstwa, które mogą nie mieć środków na szybkie dostosowanie się do nowych wymogów, aby nie narażać ich na straty 
finansowe i operacyjne.

1.6.25 19:12:11 Śródmieście Nie powinno być SCT poza dzielnicą Śródmieście. Zakaz powinien dotyczyć wszystkich. To jest rozwiązanie bez sensu. Albo wszyscy płacą albo nikt. To żart? Nie powinno być żadnych ulg ani żadnej ulgowej grupy. 
1.6.25 19:12:28 Brak SCT Całe miasto Bez limitu ⛽ ******* Wszyscy
1.6.25 19:12:50 Granica strefy moim zdaniem powinna być w ścisłym centrum miasta wokół rynku Według mnie powinny być również dopuszczone samochody z silnikiem diesla posiadające normę euro 4 mające DPF gdyż poziom zanieczyszczeń jest znikomy. A wiele z nowszych 

samochodów i tak ma pousuwane DPF i adblue co defacto normy już wtedy żadnej nie spełniają a mogą wjechać niby 
Każdy pojazd po 2005 roku powinien być dpuszczony. Strefy w takiej postaci jaka jest planowana nie powinno w ogóle być 

1.6.25 19:12:54 Brak jakichkolwiek stref. Brak jakichkolwiek granic. Nie powinno być żadnych wymagań.
1.6.25 19:12:55 Uważam,że norma euro 6 w przypadku samochodów napędzanych dieselem to przesada. Dopiero była mowa o euro 5, więc wymieniłam auto,żeby spełniało normę euro 5 a teraz okazuje się,że moje auto jest 

o rok za stare. Z całym szacunkiem,ale nie każdego stać na to,żeby co chwilę wymieniać auto kierując się nowymi pomysłami polityków chcących przypodobać się Brukseli 
Jeśli chodzi o zwiedzających, tak. Natomiast sporą część mieszkańców jest bardzo mobilna w pracy i nie wszędzie dojedzie autobusem. 
A dodatkowo kursy jak i ich punktualność pozostawiają wiele do życzenia 

Dla aut benzynowych jest ok. Diesel powinien być obniżony do euro 5. Przeciętny Kowalski nie zarabia tyle,żeby było go stać na stosunkowo nowe auto. Dodatkowo po mieście poruszają 
się też studenci, większość nie ma bogatych rodziców, więc jeżdżą stosunkowo starymi autami

Paranoja. Za życie i pracę w Krakowie czy innym mieście też będziemy płacić stawki godzinowe?

1.6.25 19:13:53 SCT na początku powinna obejmować swoim zasięgiem II obwodnicę. Takie były początkowe plany powstania SCT.
Po np 2 latach powinno zebrać się wnioski z jej istnienia i skutków pozytywnych i negatywnych i dopiero wtedy myśleć o jej poszerzeniu.

To są tylko dwa miejsca wyłączone ze strefy.
A jak dojechać od strony A4  z Katowic czy drogą 94 z Olkusza?
Nie ma tam P&R i pętli komunikacji miejskiej.

Zapisy zaskarżonej uchwały były lepsze,  różne terminy zaostrzenia wymogów normy EURO Jest to doby krok zrobiony w kierunku mieszkańców. Należy tylko uściślić definicje 
mieszkańca miasta Krakowa 

Opłata godzinowa lub dobowa jak najbardziej 
Natomiast miesziecna to pole do popisu dla kombinatorów 

Lista wyjątków jest dobra

Należy wybudować parkingi i centra przesiadkowe przy obwodnicy na drogach wlotowych aby większość dojeżdżających mogła się 
przesiąść na KMK a nie wjeżdżać do miasta samochodem.
Ale o tym trzeba było pomyśleć dużo wcześniej przed pomysłem powstania SCT 
Mieliście na to wiele lat

1.6.25 19:14:11 - Dostępne powinno być całe miasto, inaczej władze miasta bezprawnie ograniczają dysponowanie własnością (samochodem). Obecne 
mechanizmy zniechęcania do przyjazdu do Krakowa samochodem i utrudniania życia uboższym członkom społeczeństwa są już zbyt 
ciężkie (wysokie opłaty za parkowanie). Kraków prowadzi dyskryminacyjną politykę wobec ludzi uboższych.

Wymagania są arbitralnie ustalone i bezsensowne. Nowy SUV podczas jazdy wyemituje więcej zanieczyszczeń niż starszy mały samochód miejski. Intencja oczyszczenia miasta z 
uboższych, żeby bogaci nie musieli stać w korkach jest aż nadto widoczna.

Wyłączenie z ruchu starszych samochodów dokonuje się samoczynnie, z czasem są 
wymieniane na nowe. Brak merytorycznego uzasadnienia, dlaczego akurat 5 lat, a nie 4, 
3 roku lub 7,8? A w ogóle to najskuteczniejszym sposobem zachęcenia oszczędnych 
Krakusów to niewjeżdżania samochodem do miasta byłby bezpłatny transport.

Czyli po wniesieniu opłaty trujące samochody przestają truć? Jak na dłoni widać tu intencję oczyszczenia ulic z ludzi ubogich. Kraków chce być miastem dla bogatych, ale nie poprzez rozwój i 
działania inkluzywne, tylko eliminacyjne.

Zabytkowe czy nie, jeśli zostały zarejestrowane i są sprawne (zgodnie ze swoją specyfikacją), to ograniczanie poruszania się nimi narusza 
podstawowe prawa właściciela. 

1.6.25 19:14:17 Stare Miasto DopusCzone Euro 4 do 2030, bezwarunkowo. Co w przypadku jeśli mamy mieszkanie w Krakowie, a samochód jest zarejestrowany w 
Wieliczce ? 

Uderza znów w najbiedniejszych. Jeżeli kogoś nie stać na zmianę samochodu, nie stać go na dodatkowa opłatę Znow wracam z powyższym. Mieszkanie w Krakowie, a samochód zarejestrowany poza Krakowem- co w takiej sytuacji? 

1.6.25 19:15:44 Mieszkańcy Krakowa  nie powinni mieć żadnych ograniczeń co do roku produkcji samochodu. 
W pierwszej kolejności władze miasta powinny popatrzeć na autobusy mpk oraz busy/autokary które jeżdżą po Krakowie.  Większość z nich nie spełnia norm SCT.  

Mieszkańcy nie powinni mieć żadnych ograniczeń. Powinniśmy jeździć tym na co nas 
stać i co nam się podoba. 

Uważam że jest to dobre rozwiązanie. Natomiast najpierw powinny powstać parkingi dla tych aut 

1.6.25 19:15:50 Granica I obwodnicy Krakowa Tylko granica I obwodnicy Krakowa W I obwodnicy Krakowa Euro 5, poza bez ograniczeń, zwiększyć kontrolę jakości spalin na stacjach diagnostycznych, bo nawet zepsuty samochód z euro 6 może być gorszy od 
pozaklasowego.

Proponuję dodać jeszcze osoby z powiatu Krakowskiego i Wielickiego Jak się zapłaci, to już każdy samochód jest ekologiczny 🤣 Granica I obwodnicy Krakowa granicą strefy.

1.6.25 19:16:06 Jestem przeciw wprowadzeniu SCT w jakiejkolwiek postaci w Krakowie oraz okolicznych miejscowościach. 

Nie interesuje mnie to, że wymóg SCT wynika jakichkolwiek odgórnych regulacji, czy to państwowych czy UE.

Wprowadzenie SCT jest bezprawne, a jeśli politycy się uprą to wprowadzenie SCT może zostać poddane pod głosowanie referendalne wszystkich mieszkańców województwa małopolskiego ponieważ z Krakowa 
i pracy w Krakowie korzystają wszyscy mieszkańcy województwa. Głosowanie powinno być wiążące na kolejne 30 lat.

Jak w punkcie 1, jestem przeciw wprowadzeniu SCT Jak w punkcie 1, jestem przeciw wprowadzeniu SCT Jak w punkcie 1, jestem przeciw wprowadzeniu SCT Jak w punkcie 1, jestem przeciw wprowadzeniu SCT Jak w punkcie 1, jestem przeciw wprowadzeniu SCT

1.6.25 19:16:09 Samochody gości przyjeżdżających do Krakowa nie powinny mieć ograniczeń w poruszaniu się po strefie jak i po reszcie miasta.
1.6.25 19:16:15 brak granicy, ten przepis to absurd w zasadzie cały Kraków większości Polaków nie będzie stać na nowsze auta, mam auto z roku 2005, więc mam szczęście, że będę mógł dalej jeździć, ale nie każdy będzie mógł kupić nowsze auto, bo wiąże się to z 

wysokimi kosztami 
10 lat conajmniej absurd, jak cały ten przepis, nie powinno czegoś takiego być, jak ktoś jest biedny to powinien dodatkowo płacić za to, że nie stać kogoś na nowsze auto? chore uważam, że wszyscy powinni być uwzględnieni, bo strefa czystego transportu dyskryminuje osoby uboższe 

1.6.25 19:18:21 Co zrobić ze starszym samochodem ,który jest dobry do jazdy ,kogo stać na wymianę na wy Zła propozycja ,kogo stać na nowy samochod Kto kupi starsze samochody  chyba nikt,i co będzie z nimi ,a ceny nowszych są za wysokie Każdy jeździ samochodem takim na jaki go stać według zarobków i wydatkow Trzeba zapłacić za wjazd i parkowanie ? Plus paliwo ,to chyba miasto będzie tylko dla mieszkańców bo kogo będzie na to stac Nie powinno być wogole zakazów 
1.6.25 19:18:29 Należy tę inicjatywę odrzucić w całości. Jest ona niesprawiedliwa i po prostu niemądra. Nauka nie potwierdza powodów jej wprowadzania. Taki układ pytań jest manipulacją. Należy tę inicjatywę odrzucić w całości. Jest ona niesprawiedliwa i po prostu niemądra. Nauka nie 

potwierdza powodów jej wprowadzania. 
Stan techniczny samochodów prawidłowo użytkowanych i serwisowanych nie powoduje zagrożenia. Zwłaszcza małe samochody emitują mniej spalin niż nowe duże. Zatem to powioduje, 
że tak strefa nie ma sensu. Należy tę inicjatywę odrzucić w całości. Jest ona niesprawiedliwa i po prostu niemądra. Nauka nie potwierdza powodów jej wprowadzania. 

Wprowadzenie okresu przejściowego to manipulacja. Należy tę inicjatywę odrzucić w 
całości. Jest ona niesprawiedliwa i po prostu niemądra. Nauka nie potwierdza powodów 
jej wprowadzania. 

To jest skandaliczna selekcja ludzi na bogatych i biednych. Miasto jest dla wszystkich. Należy tę inicjatywę odrzucić w całości. Jest ona niesprawiedliwa i po prostu niemądra. Nauka nie potwierdza 
powodów jej wprowadzania. 

Dostęp do miasta mają prawo wszyscy ludzie. Preferowanie kogokolwiek jest niesprawiedliwe. 

1.6.25 19:20:14 Każdy powinien mieć zagwarantowany dojazd do miejsc kultu (świątynie) czy cmentarza. Czyli "odroczenie" na 5 lat a potem co? To ma uspokoić krakowian? To pobieranie zwykłego haraczu! Czyli za kasę mogą "zanieczyszczać " ? To wykluczanie!!! Znowu odwlekanie w czasie,żadne rozwiązanie! Strefa w ścisłym centrum !
1.6.25 19:20:19 Tak
1.6.25 19:20:21 Warunki SCT powinny zostać zaostrzone a nie łagodzone. Stare gruzy z podkakowskich wioch nie powinny być wpuszczane z żadnymi wyjątkami. Zaostrzyć wymagania. Skrócić czas do 2 lat. Biedaki w 20 letnich gruzach niech przesiąda sie na rower. Opłaty sa za niskie, brak rewaloryzacji proponowanych opłat. Nie powinno byc wyjatkow poza autami zabytkowymi.



1.6.25 19:20:38
1.6.25 19:20:41 Tylko centrum Krakowa Nie realne za mało parkingów za dużo aut spoza Krakowa  SCT w  Krakowie tylko centrum  ,ludzie nie mają finansów na wymianę aut Prawo dla wszystkich  bez opłat  za wjazd niezgodny z prawem   dla obywateli Zakaz  wjazdu tylko do centrum miasta a nie całe miasto jak w  innych stolicach Europejskich np .Berlin , Brema
1.6.25 19:21:12  Jak dojechać do szpitala w nagłych sytuacjach ,z poza Krakowa ? 
1.6.25 19:21:56 Ograniczenie SCT do ścisłego centrum Krakowa: Rondo Grunwaldzkie >> Józefa Dietla >> Rondo Grzegórzeckie >> II obwodnica na północ do Ronda Mogilskiego >> dalej Ii obwodnicą do Ronda Grunwaldzkiego. 

Dzięki temu mieszkańcy oraz osoby pracujące w mieście nadal będą miały szansę na korzystanie z głównych ciągów komunikacyjnych Krakowa przy dojazdach do domów/miejsc pracy/sklepów i galerii 
handlowych.

W momencie wejścia ustawy w życie samochody wyprodukowane przed 2014 rokiem nie będą mogły wjechać na teren miasta. Są to samochody 11-letnie i starsze. Według danych ACEA 
z 2024 roku, średni wiek samochodu na terenie Unii Europejskiej wynosił 12 lat. Dane te obejmują takie kraje jak Luksemburg, Irlandia czy Dania których PKB na osobę jest od 3 razy 
większe niż Polski (Dania) do 5,75 (Luksemburg) których obywatele mają większą moc zakupową przez co również zaniżają te statystyki. Wg. CEPiK średnia wieku samochodów w Polsce 
to 15,9 lat (po odliczeniu samochodów nieaktywnych od dłuższego czasu). Oznacza to, że w momencie wejścia ustawy zakaz wjazdu do miasta otrzyma nie tylko większość samochodów 
w Polsce, ale również większość samochodów w Unii Europejskiej. Jest to drakońskie rozwiązanie wykluczające osoby mniej zamożne, które prace znalazły w Krakowie, ale nie stać ich na 
zamieszkanie w granicach aglomeracyjnych miasta.
Ustawa również nie bierze pod uwagę faktycznych zanieczyszczeń emitowanych przez dany samochód. Przez to powstaje możliwość, że samochód w gorszym stanie technicznym bądź z 
wyciętym filtrem DPF będzie mógł wjechać do miasta i "smrodzić" podczas gdy starszy samochód z mniejszym spalaniem i z zamontowanych filtrem DPF, który wytwarza mniej 
zanieczyszczeń nie będzie mógł przekroczyć granic miasta.
Inne miasta europejskie, które wprowadziły strefy czystego transportu, a za którymi Kraków próbuje podążać mają o wiele łagodniejsze wymagania. W Berlinie są to Euro 4(PM) dla diesli 
oraz Euro 1 dla samochodów benzynowych. Co więcej, Berlin usunął strefę zakazu wjazdu dla diesli z Euro 5 i niżej w 2022 ponieważ udało się utrzymać poziom NO2 w wytyczonych 
granicach.
Kopenhaga wprowadziła SCT dla diesli wyprodukowanych od 2011 roku z normą co najmniej Euro 5. A jak wspomniałam wcześniej, jest to kraj z dziewiątym najwyższym PKB na osobę na 
świecie, gdzie obywatele mają o wiele większą moc zakupową od obywateli Polski.
Wiedeń również wprowadził SCT z ogólnym zakazem wjazdu dla samochodów z normą poniżej Euro 3.
Biorąc pod uwagę powyższe argumenty jak i fakt, że w obecnym stanie ludzie dojeżdżający do pracy spoza Krakowa nie mają nawet zapewnionych miejsc do pozostawienia samochodów i 
zmienienia środku transportu na publiczny (np. pętla Ruczaj wraz z parkingiem P+R znajduje się kilka kilometrów za granicami miasta), proponuję:
- wymaganie przedstawienia zaświadczenia, że samochód ma zamontowane wszystkie wymagane filtry,
- zmniejszenie pierwotnych wymagań dla samochodów z silnikiem diesel do Euro 3 na okres przynajmniej 3 lat, następnie podniesienie wymagania do normy Euro 4,
- zrównanie wymagań dla samochodów benzynowych i z silnikiem diesel. Samochody benzynowe z proponowaną normą Euro 4 wytwarzają 1 g/km CO podczas gdy samochody silnikiem 
diesel w tej samej normie tylko 0,5 g/km.

Wyłączenie również osób mieszkających poza miastem które pracują na terenie miasta. 
W szczególności, że duża część z nich nie ma innych możliwości dojazdu do pracy niż 
samochodem.

Nie widzę podstaw, by osoby mieszkające na terenie miasta Krakowa, które mają dostęp do komunikacji miejskiej w postaci tramwajów, autobusów i pociągów nie miały być tak samo traktowane 
jak osoby, których nie stać na mieszkanie w Krakowie, nie mają dostępu do żadnych środków komunikacji publicznej lub też ten dostęp jest mocno ograniczony a pracują na terenie miasta. Moim 
zdaniem wszystkie osoby pracujące na terenie miasta powinny być zwolnione z tej opłaty do 2030 roku.

1. Ministerstwa i Kancelaria Prezydenta RP - należy ich wykreślić z listy wykluczeń. Jeżeli stać ich na latanie państwowymi samolotami na 
wakacje i wydzielanie zanieczyszczeń niż ja przez całe moje życie to stać ich na wymienienie samochodu na nieco nowszy. W szczególności, 
że to samo będzie wymagane od osoby, która zarabia najniższą krajową.
2. Pojazdy kościelne osób prywatnych - ich również należy wykreślić z listy. Obecny fundusz kościelny jest na tyle duży, że kościelne osoby 
prywatne mogę go spożytkować na wymianę samochodu na mniej szkodliwy, w szczególności, że duża część z nich porusza się na krótkich 
odcinkach obejmujących obszary ich parafii. Lub mogą skorzystać z komunikacji miejskiej.

1.6.25 19:22:19 Tak Dobrym pomysłem byłoby dodanie także parkingu P+R na czerwonych makach Nie rozumiem potrzeby limitu dni dla aut zabytkowych.
Również nie widzę potrzeby wyjątków dla pojazdów zarejestrowanych na kościelne osoby prawne. 

1.6.25 19:22:22 Jestem mieszkańcem Krakowa z Nowej Huty miałem auto z roku 2008 Diesel Euro4 i sprzedałem bo miała wejść norma Euro 5 dla Diesla.Proponuje zacząć od Euro5 Diesel i wzwyż a nie 
narzucać odrazu Euro6 bo kogo stać to sobie kupi nawet Euro 6,5/Euro 7 i tak dalej oraz samochód Elektryczny. Mnie stać tylko na Auto z normom Euro 5 Diesel i jestem za tą normom 
do 2032r.

Myśle że lepiej 7 lat dla Diesel bo myślę że samochody starsze się same wykruszą. Pytanie jest takie jak będę miał starego diesla czyli Euro 4 i zapłace żeby wjechać do Krakowa to co już będę EKOLOGICZNY ???

1.6.25 19:22:40 bardzo dobre rozwiązanie przewóz osób niepełnosprawnych. Możnaby tez pozwolić na wjazd samochodom niespełniającym norm pod warunkiem, że będzie nim 
podróżowało min. 2 osoby.

1.6.25 19:22:49 obszar jest odpowiedni dodałabym  takie urządzenia jak kosiarki, dmuchawy na liście - potrafią w kilka minut pozbawić okolice tlenu maksymalnie 5 lat bez możliwości przedłużenia absolutnie nie. Wysokość opłaty jest śmieszna i być może podratowałaby budzet miasta, ale zła jakość powietrza pozostałaby bez zmian, wpływając negatywnie na samą idee wprowadzania tej 
strefy. Dotyczy to zwłaszcza pojazdów firm budowlanych czy dostawczych.

nie ma najmniejszego powodu robić wyjątku dla pojazdów zarejestrowanych na kościelne osoby prawne (parafia, kuria itp.) - użytkownicy 
jak każdy inny

1.6.25 19:23:43 ścisłe centrum miasta to jest dobra propozycja wprowadzane od 2025 roku obostrzenia powinny wejść w życie z opóźnieniem, najwcześniej od 2028 roku Dobra propozycja jednak powinna wejść w życie najwcześniej od 2028 na wskazanych 
zasadach.

Czyli chodzi o pieniądze czy czysty Kraków? Wyjątek powinien dotyczyć również osoby dojeżdżające do pracy w Krakowie która wymaga od nich dyspozycyjności i w nie 
standardowych godzinach.

1.6.25 19:23:43 SCT nie zapewnia czystego powietrza, a zmniejszenie natężenia ruchu w centrum. Utrudnianie mieszkańcom Krakowa życia, nie jest ekologiczne, więc może zamiast chować się za banerem "ekologii" i 
"czystego powietrza" może powinniśmy poatrzeć w stronę faktycznych problemów - piece kopciuchy - zrobiło się zimno i od razu wjechał smog - przy widocznym zmniejszeniu natężenia ruchu. Granice strefy 
nie powinny utrudniać nikomu dojazdów do szpitali - tylko po co wtedy strefa jeśi wszyscy będą jeździć tamtendy? Więcej Park & Ride na granicach strefy, parkujesz i masz BEZPŁANY bilet na komunikację 
miejską. 

Park and Ride powinien być na granicy SCT by można było do niego dojechać z każdego kierunku bez problemu, a nie tylko jedną 
wyznaczoną drogą. Takie podejście jest niepraktyczne, i pokazuje brak logiki w działaniach ludzi zarządzających pomysłami SCT - to 
podejście będzie generować niepotrzebne obłożenie na konkretnych drogach powodująć korki, co z kolei jest przeciwnością tego czym 
ma być SCT.

"Ustawa wyłącza też spod zakazu autobusy szkolne, cały transport sanitarny oraz wszelkie pojazdy realizujące zadania na rzecz zarządców dróg – czy to umożliwiające dokonanie napraw 
nawierzchni, czy tak zwane bieżące utrzymanie. Również te pojazdy, zgodnie z ustawą, nie muszą mieć nalepki."
Dlaczego? Albo dbamy o czyste powietrze, albo mamy "lepszych i gorszych", no chyba że nazwiemy to po imieniu i powiemy prawdę - że nie chodzi o czyste powietrze. Pojazdy 
komercyjne w żaden sposób nie powinny być wyłączone z obowiązku SCT.  

dlaczego 5 lat? Dlaczego nie 10? albo nie 3? 
Ograniczenie 5 lat to naruszenie konstytucjonalnej wolności obywatela, i wymuszenie na 
nim wymiany lub sprzedaży pojazdu. 
To z kolei powoduje probelmy na rynku - pojazdy które nie będą mogły wjechać do SCT 
stracą znacznie na wartości, niektóych właścicieli nie będzie stać na wymianę pojazdu na 
inny - w takim wypadku, miasto powinno wyjść z inicjatywą rekompensaty utraty 
wartości, lub dopłaty do nowszego pojazdu. 

Chodzi o zarabianie pieniędzy czy o czyste powietrze? Jak zostanie zagospodarowany budżet uzyskany z tych opłat? Czy na poprawienie jakości stanu powietrza? Jeśli nie - jaki ma to sens? Pojazdy zabytkowe/historyczne - powinny być zwolnione, gdyż zazwyczaj nie ma ich tyle by miało to jakiekolwiek znaczenie. 
Wszelkie pojazdy komercyjne nie powinny być zwalniane. 
Ograniczenie 5 lat to naruszenie konstytucjonalnej wolności obywatela, i wymuszenie na nim wymiany lub sprzedaży pojazdu. 
To z kolei powoduje probelmy na rynku - pojazdy które nie będą mogły wjechać do SCT stracą znacznie na wartości, niektóych właścicieli 
nie będzie stać na wymianę pojazdu na inny - w takim wypadku, miasto powinno wyjść z inicjatywą rekompensaty utraty wartości, lub 
dopłaty do nowszego pojazdu. 

Również powinny być wprowadzone realne badania emisji spalin, przez pojazdy spalinowe, podczas badania technicznego, spaliny powinny 
zostać zbadane i pojazd powinien otrzymać odpowiednią klasyfikację. Wiele pojazdów może być przystosowana do wyższych norm emisji 
spalin.  A i te z wyższymi normami nie koniecznie musza nadal je spełniać, więc weryfikacja powinna być przeprowadzana periodycznie. 

1.6.25 19:23:50 Żadnych stref czystego transportu to przeciwko konstytucji. Nie ,godne z Konstytucją Wszystko to ściema. W ogóle ma nie być takich stref sct, nie zrobicie w ciągu 5 lat dobrej komunikacji w 
Krakowie. 

Czyli jak mój Tata z Wrocławia przyjedzie w odwiedziny do mnie do córki to ma płacić dodatkowo? Ogranicza ienprawo do spotkań rodzinnych? A ja mam takie stare auto na chodzie piękne remontowane znaczy że co mam. Nim Robi. Po 5 latach wyrzucić na złom?!

1.6.25 19:23:57 Granice strefy nie powinny wykraczać poza stare miasto; jest to zwyczajnie zabieranie wolności kompletnie bez sensowne utrudni to tylko życie osobą z Krakowa i okolic nie wnosząc nic dobrego poza 
zamieszaniem i kolejną daniną dla państwa 

Moim zdaniem jest to kompletne wyłączenie Krakowa jako miejsca pracy dla młodych dojeżdżających osób jak i starszych. Również 
uniemożliwi to wielu osobą dostanie się zwyczajnie w wygodny sposób do miejsc w których muszą się znaleźć gdzie zwyczajnie 
Kraków jest dużym miastem w którym często trzeba przemieścić się znacznie aby dostawać się w docelowe miejsce ( warto zauważyć 
że kraje wysoko rozwinięte takie jak Niemcy rezygnują z takich właśnie stref bo okazały się nieskuteczne i zbędne myślę że warto 
wyciągnąć wnioski)

Myślę że wykluczenie pojazdów starszych niż 2000 dla benzyny i 2005 dla diesla faktycznie może mieć jakikolwiek sens gdzie i to jest zabieraniem wolności o której w przyszłości 
będziemy mogli tylko pomarzyć patrząc na zmiany zachodzące w europie i naszym kraju 

Myślę że każdy Polak powinien mieć możliwość wjazdu do Krakowa ale jeśli już trzeba 
innym zabronić bo trzeba czegoś zakazać to przynajmniej tyle dobrze że osoby Krakowa 
będę mogły łaskawie poruszać się po Krakowie 

Nakładanie daniny na ludzi którzy próbują zarobić coś zbudować tworzą własną przyszłość  i nie dość że musz zapłacić za auto zrobić przegląd wykupić ubezpieczenie i finalnie wlać do auta 
wyjątkowo drogie w tych czasach paliwo a następnie płacić od godziny za możliwość poruszania się po mieście i na koniec zapłacić za parking w mieście wydaje się to być zwyczajnym złodziejstwem 

1.6.25 19:24:21 Pierwsza obwodnica krakowa dlatego że została otwarta częściowo obwodnica krakowa a oprócz tego w święta auta nie jeździły a spaliny były to pytam się czy z tych samochodów co nie jezdziły Jeżeli będzie tylko 1 obwodnica krakowa to nie czeba już kombinowac Swieta pokazały auta nie jeździły a  skazenie powietrza było to te auta wytworzyły co nie jeździły Przy pierwszej obwodnicy już nic nie trzeba kombinować Wyłudzanie pieniędzy od ludzi
1.6.25 19:25:13 Nie powinna funkcjonować żadna SCT, ewentualnie granice strefy należy wyznaczyć na ulicy przy której mieszka prezydent miasta oraz pod urzędem miasta - Wszystkie auta z ważnym badaniem technicznym powinny móc poruszać się po mieście. Normy emisji spalin powinien spełniać wyłącznie transport miejski, np. autobusy To łamanie konstytucyjnej zasady równości. Jeśli już ktoś wprowadza SCT, to nie 

powinno być żadnych wyłączeń dla nikogo.
To totalnie kłóci się z ideą SCT i stanowi nowy haracz dla zmotoryzowanych. Nie powinno być żadnych wyłączeń.

1.6.25 19:25:47 Najlepiej byłoby nie wprowadzać sct, ale jeżeli miałaby wejść w życie, to tylko w obszarze ścisłego centrum Są zbyt surowe. Norma Euro3 dla aut z silnikiem benzynowym, norma Euro4 dla aut z silnikiem diesla powinna być jedynym ograniczeniem Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni z obowiązywania SCT. Takie rozwiązanie pokazuje jaki jest cel SCT - zwiększenie dochodów miasta, nic więcej Wyłączenie aut zabytkowych/historycznych na łączną liczbę 50 wjazdów w roku jest zabawne. Jakby przez 50 wjazdów miały być 
nieszkodliwe, ale 51 wjazd już będzie szkodliwy? Samochody historyczne/zabytkowe powinny być całkowicie wyłączone ze SCT. 

1.6.25 19:26:04 Powinna obowiązywać tylko na starym mieście nigdzie indziej ,chociaż jest tam szpital imienia Dietla i ciekawe jak tam chory człowiek dojedzie ,pewnie odpowiecie taksówką tylko dużo seniorów nie obsługuje 
nawet telefonów nie mówiąc że ich nie będzie stać i będą myśleć jak maja wrócić do domu po wizycie czy pobycie w szpital zamiast się leczyć 

Cały krakow powinien być dostępny dla KRAKOWIAN bez wyjątku 
Samochody nie mają wpływu na zanieczyszczenia tylko ich wlasciciele wycinaja dpf gpf i co z tego ze sa 3 letnie i maja euro 6 ale moda 
jest na wycinanie tzw ekologii i dodanie vigoru czyli podnoszą dawkę paliwa i podnoszą w autach moc  plus straszne korki przez ciągłe 
powtarzające się w tych samych miejscach poprawki po remontach
I Cały czas się stoi w korkach 

Jak mogą być skreślone diesle z euro 4 jak w Niemczech z euro 4 czyli zielona naklejka wjeżdżam praktycznie wszędzie, skąd ludzi na wsiach bedzie stac na auto z euro 5 jak jeżdżą 30 
letnimi autami a wasze wymagania są euro 6 dobry samochód z euro 6 używany kosztuje 120 tysięcy a z euro 5 65 tysięcy ,euro 4 mają mercedesy z 2005 roku i jak są sprawne  nieduzym 
przebiegiem kosztują 50 tysięcy złotych i zapewniam was nie trują miasta 

10 lat powinno być z wyłączenia KRAKOWIAN nie powinny obowiązywać żadne opłaty ,wystarczy że płacimy grube kwoty za parkingi pod blokami gdzie kiedyś staly po dwa samochody Zabytkowe spełniają szereg wymagań żeby je spełnić, a właściciele je traktują jak oczka w głowie żadne auto które jeździ na zloty nie kopci i 
jest nie sprawne 
Powinny być przeprowadzone badania na koszt miasta samochodów które będą mogły jeździć w Krk to znaczy czy nie mają usuniętych dpf 
gpf I sprawny układ wtryskowy 
Napisze przykład czemu kupiłem sobie jako nowe bmw I jeżdżę nim od 2003 roku które ma euro 3 zapłaciłem za nie bagatela cenę 
mieszkania a teraz mam go oddać na zlom a wcale nie jest nie sprawne wręcz jest lepsze niż te nowe samochody bo o niego dbam i był to 
mój zakup życia 

1.6.25 19:26:07 Ludzie obudźcie się. Te strefy to chory pomysł. Są niepotrzebne. Nie zgadzam się na żadne strefy! Żadnych stref ograniczających ruch samochodowy. Sprzeciw Sprzeciw wobec wprowadzania stref! Wprowadzenie stref to bardzo zły pomysł. Precz ze strefami! 
1.6.25 19:26:08 Strefa powinna zamykać się na obszarze Alej oraz ścisłego centrum miasta. Dojazd powinien być dostępny praktycznie do każdego miejsca w mieście, jest to działanie na szkodę mieszkańców którzy płacą 

podatki !
Norma EURO 6 dla pojazdów osobowych Diesla to jest max !  Wdrażanie wyższych norm doprowadza do ubóstwa ludzi oraz segregacji klasowej !  Uzyskuję się zaledwie parę procent 
kosztem mieszkańców, tak nie wolno ! 

Okres powinien być wydłużony, brakuje alternatyw dla mieszkańców.  Program 
elektryfikacji jest całkowitym niewypałem, proszę sprawdzić dane ze sprzedaży 
pojazdów, cały czas większość to silniki spalinowe !  Do momentu restrukturyzacji 
energetyki w Polsce jest to całkiem bez sensu. Auta elektryczne i te EKO rozwiązania 
nawet nie zmazują swojego śladu węglowego ! 

Krytycznie ponieważ jest to ograniczenie swobody obywatelskiej, na terenie Krakowa pracuje mnóstwo ludzi z najbliższej okolic. Idąc tym tokiem rozumowania gminy ościenne powinny wprowadzić 
opłatę dla mieszkańców miasta za wjazd na ich teren.

Krytycznie oceniam listę pojazdów wyjętych z zakazów, w szczególności aut ciężarowych !   Większość transportu powyżej DMC 3,5t opiera 
się na normie EURO 5,  koszty eksploatacji floty w normie EURO 6 i wyżej dobijają przedsiębiorców. Nowe pojazdy ciężarowe to koszt 
ponad miliona złotych, takie auto samo na siebie musi pracować 7 lat żeby zaczęło zarabiać !  Prosimy o rozsądek ! To nie jest jazda bez 
celu tylko zaopatrzenie miasta oraz jego rozwój !  Auta osobowe jak najbardziej mogą być z normami euro 6 bo jest to optymalne 
rozwiązanie ale ciężarówki z EURO 5 + adblue są optymalnym rozwiązaniem w tym zakresie. Auta specjalne to praktycznie tylko 
utrzymanie dróg oraz pomoc drogowa, co zrobią wszystkie firmy świadczące transport ciężki, obsługujące budowy ? Auta z HDS są 
rejestrowane jako ciężarowe i też będą obarczone normami. Proszę o rozsądek bo został zagubiony.

1.6.25 19:27:04 Strefa granic powinna dotyczyć CENTRUM miasta, a nie całego miasta - czemu winny są ludzie mieszkający na skraju? uważam, że mimo wszystko całe miasto nie jest niczemu winne uważam, że diesle starsze niż 2014 to jest próba wyłudzenia pieniędzy, nowe diesle potrafią bardziej zaszkodzić niż stare. powinno się zwrócić jednak do pierwszego projektu odnośnie 
diesli euro 4 

czy w 5 lat mieszkaniec zarobi na nowy samochód? uważam, że przy obecnej inflacji jest 
to niemożliwe 

uwazam, ze to próba odnalezienia pieniędzy. czyli mogę jeździć starszym autem ale zapłacę i uratuję powietrze? w tym przypadku akurat się zgadzam, auto historyczne zabytkowe powinno mieć specjalne przywileje 

1.6.25 19:28:12 Brak strefy Wprowadzić zakaz dla pojemności powyżej 2,5 litra jest wiele starszych samochodów które spełniają normę emisji spalin tylko że wzlędu na czas homologacji nie mogły otrzymać wyższej 
niż np euro3. Do tego samochody spalające 4,5-7 litrów po mieście nie będą mogły wjechać a takie które spslają 40l już tak. Moim zdaniem jest to dyskryminacja i podział na biednych i 
bogatych

Jest to dyskryminacja ludzi mieszkających poza Krakowem i dojeżdżających choćby do 
pracy

Nie powinno być strefy

1.6.25 19:29:47 W całości nie popieram wprowadzenia strefy tak zwanego czystego transportu. W całości nie popieram wprowadzenia strefy tak zwanego czystego transportu. W całości nie popieram wprowadzenia strefy tak zwanego czystego transportu. W całości nie popieram wprowadzenia strefy tak zwanego czystego transportu. To kolejny sposób na opodatkowanie społeczenstwa. W całości nie popieram wprowadzenia strefy tak zwanego czystego transportu.
1.6.25 19:29:49 Należy się z tego całkowicie wycofać. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego mieszkańca, a nie tylko dla tych bardziej zamożnych ;) Całe miasto powinno być dostępne dla każdego mieszkańca, a nie tylko dla tych bardziej zamożnych ;) Należy się całkowicie wycofać z tego projektu. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego mieszkańca, a nie tylko dla tych bardziej zamożnych ;) Absurdalne jest dla mnie, że ktoś nie wjedzie do SCT vw golfem, a pan milioner wjedzie swoim bentleyem z v8/w12 pod maską. To nic 

innego jak getta dla biednych, tylko że na odwrót. Nadejdzie taki czas, że chory emeryt będzie jechał rowerem lub autobusem (będącym 
chorym) do lekarza ;)

1.6.25 19:30:20 Strefa czystego transportu mogła by być tylko w centrum miasta aby dodatkowo zapewnić ochronę zabytków znajdujących się w centrum miasta i aby ochronić teren zielony znajdujący się wkoło plant. Uważam że pomysł że strefą czystego transportu to ograniczenie wolności osobistej każdego obywatela i jest ingerencją we własność 
każdego z nas jest to karygodne w Państwie prawa.

Auta krakowian do zużycia Ta opłata to złodziejstwo albo czyste powietrze albo okradamy głupich ludzi Jw

1.6.25 19:30:50 Pierwsza obwodnica miasta. W strefę czystego transportu powinno być włączone ścisłe centrum miasta. Większość samochodów zarejestrowanych obecnie (patrząc na lokalny ruch na codzień) nie spełni żadnych z zakładanych wymogów. Nie można pozbawiać mieszkańców prawa do 
swobody poruszania po mieście w którym zamieszkują. Ponadto uważam, że pojazdy zabytkowe i historyczne powinny posiadać nieograniczoną możliwość poruszania się po terenie 
miasta Krakowa gdyż są niejako wizytówką i ozdobą miasta. 

Jeśli kogoś nie stać na zakup samochód spełniającego wysokie EURO to ma być karany za to, żeby mógł wjechać do miasta w którym mieszka? 

1.6.25 19:31:03 moim zdaniem należy dopuścić więcej tras dojazdowych do placów handlowych, szególnie z płodami rolnymi (Ibram, Rybitwy). Potężne korki będzie np. generowało przewidzenie tylko jednej trasy do Rybitw, a 
są tam dwie bramy wjazdowe - może warto dołożyć te 2km Christo Botewa drogi by można było nawrócić przy nr 4 i wjechać drugą bramą.

Dojazd do galerii Bronowice i centrum handlowego przy Wadowickiej Podnieść wymogi dla benzyny - uczciwie powinno to też być EURO6 maksymalnie trzy lata, o ile nie tylko rok na dostosowanie się jest OK, tylko musi być łatwo dostępne płacenie kampery - niby dlaczego?
co z pracownikami strategicznych zakładów w centrum, np. ponad połowa pracowników elektrociepłowni krakowskiej mieszka poza 
granicami Krakowa, a dojazd do ciepłowniczej jest raczej mało przyjazny z granic miasta.

1.6.25 19:31:18 Jestem przeciwna wprowadzeniu Strefy Czystego Transportu w Krakowie. Uważam, że to niepotrzebnie obciąża mieszkańców i przedsiębiorców.
 Nie zgadzam się z ograniczeniami wjazdu samochodów do centrum. To utrudnia życie wielu osobom.

1.6.25 19:32:32 Strefa tylko w centrum miasta Jeżeli ma być strefa to każda główna droga dojazdowa powinna być obsługiwana przez Park and Ride na kilka tysięcy samochodów, 
zanim się wprowadzi strefę może trzeba o tym pomyśleć. 

1.6.25 19:33:35 Uważam, że strefa ta obejmuje za duży obszar. Powinna ograniczyć się tylko do ścisłego centrum (obwodnica II) Zbyt rygorystyczna norma dla samochodów z silnikiem diesla. Rozsądniejsze i mniej drastyczne dla ludności byłoby ustalenie granicy np. rok produkcji od 2010 roku w przypadku diesli. Uważam, że to za krótki okres. W ciągu 5 lat nie stać będzie mieszkańców na zmianę 
samochodów, które ciągle drożeją.

Opłata jest zbyt wysoka. Społeczeństwo ubożeje i to należałoby wziąć pod uwagę. Uważam, że należałoby włączyć do tej grupy również osoby nie będące mieszkańcami Krakowa ale posiadające mieszkania na terenie 
Krakowa i płacące podatki od nieruchomości w mieście. W/w ograniczenie uniemożliwi dojazd do własnego mieszkania.

1.6.25 19:34:08 Wjazd do SCI dla mieszkańców Krakowa 60+ Tylko ścisłe centrum Krakowa. Nie rok produkcji samochodu a rzeczywisty pomiar standardu emisji spalin EURO. 10 lat dla mieszkańców Krakowa. Opłaty za wjazd tylko dla przyjezdnych.
1.6.25 19:34:34 Całkowicie odrzucić jako zbędną i niczemu nie służącą poza ambicjami zielonych ****** Zająć się usprawnieniem i płynnością ruchu!!!!! Producenci samochodów są zobligowani do przestrzegania wszelkich form emisji a wy nie macie nic do tego 100 lat Ile to wszystko będzie kosztować!!!! Głupki !!!! Jesteście banda kretynow jeśli to uchwalicie. Na pewno zostaniecie z tego rozliczeni !!!!
1.6.25 19:34:46 Żadnego chyba , że miasto Kraków kupi ze swoich pieniędzy nie naszych nowe auto. Nie , niech urzędnicy sobie jeżdżą na rowerze albo chodzą na nogach albo nie jeżdżą zakupowymi autami przez „nas” za nasze 

pieniądze.
Nie ma takiej bo to bzdura. Mieszkańcy Krakowa mogą jeździć autami przyjezdni won z tego miasta przez nich są 

problemy jakie mamy korki , korki i korki , rodziny po 3 samochody Ukraińcy z 
samochodami i jest za dużo ludzi obecnie w Krakowie 

Wyłącznie mieszkańcy Krakowa mogą w Krakowie jeździć Dublowanie pytań , mieszkańcy Krakowa mają prawo wręcz obowiązek jeździć autami w swoim mieście.

1.6.25 19:36:44 Żadnej strefy nie powinno być, wprowadzanie stref i granic użytkowania samochodów wyklucza część społeczeństwa Ludzie nie jadą  tylko do szpitali i parkingów jadą również w odwiedziny do rodziny, do kościoła do ośrodków kultury, urzędów, 
wszelkie ograniczenia to zła decyzja

Polskie społeczeństwo niw jest bogate i sporej części nie stać go na nowe samochody, uważam że samochody produkowane od 2010 roku powinny wjechać wszędzie bez ograniczeń jeżeli ma być jakiś okres wyłączenia to co najmniej 10 lat lub dłużej jest to drenowanie portfeli najmniej zamożnych właścicieli samochodów wyjątki jak zawsze generują łapówkarstwo i załatwianie po znajomości

1.6.25 19:38:15 Powinna zostać ograniczona do granic pierwszej obwodnicy. uważam że pomysł opracowywał jakiś debil. uważam że pomysł opracowywał jakiś debil. uważam że pomysł opracowywał jakiś debil. uważam że pomysł opracowywał jakiś debil. uważam że pomysł opracowywał jakiś debil.
1.6.25 19:38:51 obszar strefy nie powinien wykraczać po za obręb Plant ponieważ obszar strefy nie powinien wykraczać po za obręb Plant, wówczas nie było by powyższego problemu ograniczenia gdyby rzeczywiście miały być wprowadzone że względu na ekologię, to powinny dotyczyć pojazdów z silnikami o większych pojemnościach, ponieważ nawet nowy silnik 

5litrow pod względem ilościowym produkuje więcej zanieczyszczeń niż stare CC, Uno, Fiesta czy Corsa z silnikami np 900cc 
Pojazdy mieszkańców Krakowa które posiadają dopuszczenie do ruchu, czyli z ważnym 
przeglądem technicznym, bez względu na rok produkcji nie powinny podlegać żadnym 
ograniczeniom 

świadczy o rzeczywistym celu wprowadzenia stefy Pojazdy mieszkańców Krakowa które posiadają dopuszczenie do ruchu, czyli z ważnym przeglądem technicznym, bez względu na rok 
produkcji nie powinny podlegać żadnym ograniczeniom.

1.6.25 19:39:15 Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT.
Ograniczenia w ruchu samochodowym uderzają przede wszystkim w osoby o niższych dochodach, które nie mają możliwości zakupu nowego samochodu.
 SCT to kolejny przykład nadmiernej regulacji, która nie przynosi oczekiwanych efektów.

1.6.25 19:39:46 Tak, strefa powinna zostać zredukowana do 0. Samo wprowadzenie SCT jest złym i głupim pomysłem Nie wolno wprowadzać jakichkolwiek ograniczeń co do wieku lub standardu emisji Euro. Wprwadzenie SCT jest złym rozwiązaniem ograniczającym bezprawnie prawa nabyte. Zwykły skok na kasę. Po cholerę wprowadzacie SCT skoro za parę lat starsze samochody i tak znikną z ulic? Wyrzucacie w błoto pieniądze, które można znacznie 
lepiej wydać. 

1.6.25 19:42:21 Strefa za duża Za mały Nie powinno Bardzo źle Za krótki czas
1.6.25 19:42:33 Im szybciej i restrykcyjniej zostanie wprowadzona SCT tym lepiej dla samego miasta i jej mieszkańców. Jako wzór można brać przykład z.uchwały krajobrazowej która pozwoliła pozbyć się upiornychr reklam (a 

w przypadku SCT pozbyjemy się starych aut) I ich wjazdu na przysłowiowy rynek. SCT zachęci również do korzystania z MPK. 
Im mniej miejsca gdzie mogą dojechać stare lub kopcace auta tym tym lepiej i nie ma sensu przedłużać wyjątki dla kolejnych miejsc, 
zwłaszcza że Kraków się rozrasta i powinien dbać zza wczasu o teren miasta i okolic. Przy okazji już widać poprawę stanu powietrza w 
Krakowie dzięki m.in zakazowi kominków. 

5 lat to długi okres i warto pomyśleć o jego skróceniu lub utrzymaniu a nie wydłużeniu, 
aby móc sprawnie działać na korzyść samego miasta w tym zakresie.

Bez względu na wniesienie opłataita niespełniające warunków środowiskowych emisji spalin nie powinny moc wjechać do Krakowa (zwłaszcza do centrum). Można co najwyżej myśleć o drugim 
obwarzanku Krakowa, żeby tam odpłatnie i przez ograniczony czas pozwolić tym autom jeszcze jeździć chociaż im szybciej się ich pozbędziemy z miasta tym korzyści dla miasta będą szybsze i 
skuteczniejsze.

Nie powinno się uginać przed pojazdami zabytkowymi Krakowa chyba że chcemy żeby każdy taki samochód zaraz rejestrował. Samochody 
zabytkowe mogą być wyjątkowo dopuszczone z ograniczonym terminem wjazdu na 1-2 max, a nie codziennie, gdyż i tak nikt tymi autami 
nie porusza się na codzień.

1.6.25 19:42:51 Nie powinno się wprowadzać żadnych stref nie stać obywateli na to.... Elektryki są nie eko. Prąd produkujemy z węgla. Zmienić przepis pieszy ma pierwszeństwo w całym mieście na przejściu. Jeżeli auto spalinowe staje i ruszą wydała najwiecej spalin. A co za 5 pat będziemy zarabiać więcej że nas będzie stać??? Malo pieniędzy z podatkiem płacimy. NFZ kuleje musimy sie leczyć prywatnie zamiast kupić za to elektryka!!!! Nie jesteśmy gotowi.
1.6.25 19:43:42 Strefa powinna obejmować kilka najbardziej zakorkowanych ulic lub max ścisłe centrum, tak jak to jest w Państwach znacznie bogatszych jak np Berlin gdzie ludzie zarabiają znacznie lepiej.

Wszystkie auta spełniające normę EURO 4 powinny móc wjechać do Krakowa!
Wszystkie auta z LPG, CNG oraz na wodór powinny móc wjechać bez względu na spełnianą normę EURO. LPG i CNG jest paliwem alternatywnym i ekologicznym!

Cały Kraków z wyłączeniem ścisłego centrum. Na ten moment za mało jest miejsc Pak and Ride oraz są za małe, aby ograniczać się 
tylko do tych stref. 

Wszystkie auta spełniające normę EURO 4 powinny móc wjechać do Krakowa!
Wszystkie auta z LPG, CNG oraz na wodór powinny móc wjechać bez względu na spełnianą normę EURO. LPG i CNG jest paliwem 
alternatywnym i ekologicznym!

Rok produkcji nie powinien być brany pod uwagę jeśli auto spełnia wymaganą normę, rok auta należy brać w przypadku aut bez normy euro (np sprowadzonych ze stanów)

Wszystkie auta spełniające normę EURO 4 powinny móc wjechać do Krakowa!
Wszystkie auta z LPG, CNG oraz na wodór powinny móc wjechać bez względu na spełnianą normę EURO. LPG i CNG jest paliwem alternatywnym i ekologicznym!

Nie powinno być rozróżnienia pomiędzy mieszkańcami Krakowa, a osobami spoza 
miasta. Za dużo osób dojeżdża do Krakowa do pracy oraz uczelni!.

Wszystkie auta spełniające normę EURO 4 powinny móc wjechać do Krakowa!
Wszystkie auta z LPG, CNG oraz na wodór powinny móc wjechać bez względu na 
spełnianą normę EURO. LPG i CNG jest paliwem alternatywnym i ekologicznym!

Wszystkie auta spełniające normę EURO 4 powinny móc wjechać do Krakowa!
Wszystkie auta z LPG, CNG oraz na wodór powinny móc wjechać bez względu na spełnianą normę EURO. LPG i CNG jest paliwem alternatywnym i ekologicznym!

dodać wszystkie pojazdy specjalne np Kamper.

Wszystkie auta spełniające normę EURO 4 powinny móc wjechać do Krakowa!
Wszystkie auta z LPG, CNG oraz na wodór powinny móc wjechać bez względu na spełnianą normę EURO. LPG i CNG jest paliwem 
alternatywnym i ekologicznym!

1.6.25 19:44:17 Nigdzie Nie dla SCT w jakiejkolwiek formie równość gwarantuje konstytucja Badanie techniczne jako jedyne kryterium dopuszczenia aut do wjazdu do całego Krakowa A czym się różni stary niesprawny samochód mieszkańca Krakowa od starego 
noesprawnego samochodu nie mieszkańca krakowa ... oba trują tak samo 

Fatalnie i śmiesznie. .. czyli jak zapłacę to stary niesprawny samochód już nie truje ? Nie dla SCT ... czyli jeśli ktoś ma niesprawne stare auto to będzie mógł nas truć tylko dlatego bo jego auto będzie na liście wyjątków 

1.6.25 19:45:51 proszę zakazać palenia BYLE CZYM W KOTŁACH C.O w gminach okalających KRAKÓW.
nałożyć na łamiących zakaz takie kary jakie obowiązują w  Krakowie .
egzekwować wydane uchwały . proszę wprowadzić bezpłatne MPK , wraz ze strefą SCT.

jak w punkcie  1. jak w punkcie 1. jak w punkcie 1. jak w punkcie 1. jak w punkcie 1.

1.6.25 19:46:42 Nie powinno być SCT, jest to ograniczenia podstawowego prawa do wolności. Ten obszar nie jest dobra propozycją, nie powinno być żadnego obszaru. Taki obszar to ograniczanie praw i wolności obywateli Polski. Większość Polaków nie będzie mogła wjechać do miasta “kolebki” państwa Polskiego. Jest to ograniczanie prawa do wolności Polaków. Mój samochód będzie spełniać normy, ale ze 
względu na wprowadzenie tego brutalnego prawa moja noga więcej nie postanie w Krakowie. 

Uważam, że strefa nie powinna nikogo dotyczyć, jest to ograniczenie podstawowego 
prawa do wolności. 

Opłata za wjazd to żadna ekologia, pokazuje to tylko, że chodzi o pieniądze, a nie ekologię. Powinni być uwzględnieni wszyscy Polacy, bez względu na ich samochód i normę, którą spełnia. Jest to segregowanie Polaków ze względu 
za zarobki. 

1.6.25 19:46:58 Należy wziąć przykład z państw które wcześniej wprowadziły takie rozwiązanie a obecnie się z niego wycofują ! Wprowadzamy absurd który nic nie da poza zamętem na którym widocznie zależy urzędnikom. Haracz dla urzędników, absurdalny głupi i bezsensowny pomysł. Najlepsza lista wyjątków będzie ta zawierająca wszystko. 
1.6.25 19:48:18 Rynek Główny i ewentualnie Planty. Całe miasto strefa to jakaś chora patologia. nie jest dobry, całe miasto strefa to jakaś  patologia. Proponuję SCT-  Rynek Główny-Planty samochody mieszkańców Krakowa bez żadnych limitów i ograniczeń. Problem sam się rozwiąże przy wymianie samochodu na inny  Tak. Samochody zarejestrowane na  mieszkańców Krakowa bez żadnych limitów i 

ograniczeń. 
kolejna patologia i dyskryminacja ludzi za pieniądze można wjechać, chcecie zarabiać na ludziach  a  udajecie, że dbacie o czyste powietrze Strefa całe miasto do kosza. Tak dla  strefy Rynek Główny - Planty 

1.6.25 19:50:32 Likwidacja strefy czystego transportu. To dyskryminacja. Jeśli samochód przeszedł badania i został dopuszczony do ruchu, to ma prawo poruszać się po drogach publicznych. Likwidacja SCT To dyskryminacja ludzi mniej zamożnych. SCT przypomina mi czasy okupacji niemieckiej (hitlerowskiej) kiedy ludziom ograniczano swobodne przemieszczanie się oraz stworzono 
strefy " Tylko dla Niemców" i o ile pamiętam, a pamięć mnie jeszcze nie zawodzi w Polsce obowiązuje konstytucja RP, a nie durne wymysły 
gryzipiórków z UE, która gwarantuje wszystkim obywatelom równość niezależnie jaki mają samochód, chyba że konsytucje macie tam 
gdzie słońce nie dochodzi.

1.6.25 19:50:56 Jestem calkowicie przeciw , wprowadzaniu SCT . Ale jesli juz musi byc to tylko w scislym centrum Krakowa. Nie ma zadnych poza ideologicznymi argumentow by wprowadzac taka strefe na obszarze calego 
miasta. To jawna dyskryminacja .

Jest zla propozycja. Jesli SCT musi byc  wprowadzona to tylko w scislym centrum miasta. Zaproponowane normy to absurt i rozboj w bialy dzien. Do tego wprowadzenie jakis limitow na poziomie 50 dni dla pojazdow nawet historycznych zabytkowych ktorych sa sladowe ilosci 
to czysty absurd a rczej szalenstwo. I kpina z ludzi ktorzy powiecaja  swoj czas na ratowanie historji motoryzacji dla przyszlych pokolen..To skandal ze miescie kultury za jaki ma sie 
Krakow tworzy sie tak absurdalne prawo. 

Normy te moga zostac utrzymane pod warunkiem ze obejma tylko scisle centrum 
miasta. W przeciwnym  razie to jest absurd rodem z czasow okupacji. 

Oceniam to jako czyste zlodziejstwo i dyskryminacje ludzi taka sama jaka tworzyli Hitlerowcy wieszajac na lawkach tabliczki z napisami" Tylko dla Niemcow" Jak juz wspomnialem sortowanie spoleczenstwa na nowa lewacka "rase panow" ktorzy moga wjechac do Krakowa i " i podludzi" ktorzy 
"maja chodzic rynsztokiem bo chodnik jest dla rasy panow". To sa chaniebne pomysly wyjete wprost z III Rzeszy ..Nie przypuszczalem ze 
kiedys takich czasow dozyje. Druga sprawa samochody historyczne i zabytkowe , bedace ozdoba kazdego miasta , ktorych jest niewielka 
ilosc , powinny jezdzic bez zadnych ograniczen po calym miescie..Wprowadzanie limitow pojazdom ktorych jest tak malo i nie nadaja sie 
zupelnie z racji kosztow i innych powodow glownie racjonalnych do codziennej eksploatacji pokazuje , jak bardzo oderwani od 
zeczywistosci ludzie pisali to prawo. 

1.6.25 19:51:46 Strefa może co najwyżej obejmować obszar starego miasta nie więcej. Czyli 3 miejsca na tak duże miasto to o wiele za mało. Zmniejszając strefę nie musicie wydzielać żadnych miejsc tylko pozwolić 
wszystkim normalnie wjeżdżać

Auta nie odpowiadają za zanieczyszczenie w Krakowie więc nie powinno być żadnych zakazów. A co z osobami mieszkającymi w powiecie krakowskim tuż pod granicami miasta. Okres 
powinien być dużo dużo większy typu 50lat

Czyli jak zapłacą to już nie trują ? Przecież to bez sensu Wszystkie grupy powinny mieć możliwość wjazdu

1.6.25 19:52:02 Jakim prawem strefa czystego transportu jest legalna? Skoro auto 30 lat temu było dopuszczone do ruchu w całym kraju to dalej powinno moc legalnie jeździć po CAŁYM KRAJU
1.6.25 19:52:36 Nie dla SCT! To dyskryminacja. Nie dla SCT! To dyskryminacja. Nie dla SCT! To dyskryminacja. Rozwiązanie powinno zostać wydłużone! O wiele lat!  Każdy powinien jeździć 

samochodem jakim chce i na jaki go stać. 
Bzdura! My jako kierowcy płacimy za wszystko i tak już wystarczająco dużo! Stop dla SCT!!! Z poważaniem mieszkaniec Krakowa i użytkownik samochodu! 

1.6.25 19:53:12 SCT w Krakowie jest chorym pomysłem, który w całości powinien wylądować w koszu. Projekt uchwały należy natychmiast wywalić do kosza. Uchwała jest szkodliwa i 
kompletnie bezzasadna. 

1.6.25 19:53:18 - - Powinno się wziąć pod uwagę czy samochód może używać LPG lub CNG - są to czystsze i ekologiczniejsze paliwa niż benzyna i olej napędowy. Ponadto uważam, że dopuszczalne 
standardy powinno się obniżyć o 1 tzn euro 3 dla silników benzynowych i euro 4 dla silników diesla lub przynajmniej wprowadzić okres przejściowy w podwyższeniu norm- uzasadnienie: 
w projekcie SCT powoływano się na doświadczenia zagraniczne a np. we Włoszech jest dużo SCT z niższymi normami ( nawet euro 1 ). Ponadto aż tak restrykcyjne normy mocno uderzą w 
osoby dojeżdżające do krakowa, np ekipy budowlane.

Należałoby też wziąć pod uwagę drogie wysokoemisyjne nowe samochody ponieważ uważam za skandaliczne niedopuszczenie niskoemisyjnych aut wyprodukowanych przed daną datą 
ale dopuszczenie wysokoemisyjnych ale nowych samochodów do wjazdu.

- Negatywnie ponieważ działałoby to wbrew idei strefy. Poza tym zaproponowane ceny są zbyt wyoskie. Można wyjątkowo dodać osoby dojeżdżające do szpitali na badania - obecnie taka osoba po zrobieniu badań może miec problem z 
dodatkowym załatwieniem usług w urzędach. ( np rejestracja w szpitalu na badanie umożliwia danego dnia poruszanie się po strefie ).

1.6.25 19:54:16 Maksymalnie pierwsza obwodnica Nie uważam, że ten obszar jest dobrą propozycją. Samochody dopuszczone do ruchu mogą poruszać się po drogach publicznych. 
Każde ograniczenie to naruszenie wolności, że które odszkodowań nie będą płacić pomysłodawcy, tylko wszyscy podatnicy. 

Jeżeli samochod ma ważne badania techniczne i jest dopuszczonych do ruchu to może się poruszać po drogach publicznych. Ograniczać to sobie możecie ruch na prywatnych posesjach. Wszyscy są równi wobec prawa. Chyba, że chodzi o wyrzucenia z miasta przedsiębiorców 
i ich klientów. To jesteście na dobrej drodze. Pójdą tam, gdzie nie rządzą oszołomy 

Czyżbyście szukali kasy w prywatnych kieszeniach? Brakuje wam 800 000 zł, które wydaliście na zorganizowanie akcji propagandowej, żeby przekonać krakowian do swoich durnych pomysłów? Z 
własnych zapłaćcie. Już golicie kierowców w Strefie Płatnego Oarkowabia, co nie powoduje poprawy warunków parkowania, a jedynie nabija wam kabzę

Jak pojazd nie ma ważnych badań, to nie wyjeżdża na drogi publiczne. Inne ograniczenia są zbędne i będą generować koszty: odpływ 
przedsiębiorców i ich podatków oraz konieczność wypłaty odszkodowań. 

1.6.25 19:55:12 Nie dla SCT. Nie dla SCT. Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT
1.6.25 19:55:29 Tak

Nie wprowadzać sct
Wyłączyć sct To ograniczanie wolności obywateli Wyłączyć sct 

1.6.25 19:56:02 Nienależy nic zmieniać. Konstytucja Rzeczy Pospolitej gwarantuje swobodne poruszanie i przemieszczanie wszystkim na co nas stać. Konstytucja daje nam prawo swobodnego poruszania się. Konstytucja jest ważniejsza niż inne prawa. To jest klasykiwowanie społeczeństwa na bogatych i biednych . Tragedia wyciąganie pieniędzy od ludzi płacimy już za strefę parkowania i dalej urzędasy jest mało. Za chwilę każą płacić za to że chodzimy po chodnikach. Żadnych podziałów społeczeństwa . Jedni mogą a drudzy nie . Niejesteśmy zamożnym społeczeństwem każdy jeździ tym na co go stać i to 
my utrzymujemy z naszych podatków ludzi którzy wymyślają takie bzdury. PRZECIWKO WPROWADZENIU STREFY CZYSTEGO 
TRANSPORTU....!!!!!!

1.6.25 19:57:05 jeżeli zamiera się odebrać uprawnienia posiadaczy samochodów to prawo nie powinno działać wstecz i może dotyczyć tylko samochodów nabytych po dacie wprowadzenia zakazu. wprowadzenia tego prawa pociągnie za sobą wykluczenie tysięcy krakowian, którzy nie mogli w momencie zakupu samochodu 
przewidzieć takich zmian. To prawo byłoby bezprawiem.

jeżeli wprowadzić to tylko dla samochodów nabywanych po dacie wprowadzenia prawa. Nie należy wprowadzać strefy nie należy wprowadzać strefy bo oznaczałoby to wykluczenie tysięcy ludzi Nie wprowadzać strefy

1.6.25 19:57:34 Proponuję rezygnację ze Strefy Czynnego Transportu. Dla mnie oznacza to wykluczenie całkowite. Mam stary benzynowy samochód, nie stać mnie na inny. Proponuję rezygnację ze Strefy Czynnego Transportu. Dla mnie oznacza to wykluczenie całkowite. Mam stary benzynowy samochód, 
nie stać mnie na inny. 

Proponuję rezygnację ze Strefy Czynnego Transportu. Dla mnie oznacza to wykluczenie całkowite. Mam stary benzynowy samochód, nie stać mnie na inny. 
Dlatego o samochód dbam szczególnie. Mam nadzieję, że będę nim jeździła do końca życia. Być może nie spełnia norm emisji, ale jest w bardzo dobrym stanie technicznym.

jeżeli możliwe są wyłączenie, to nie należy wprowadzać tej ustawy , z powodu 
wprowadzenia wykluczenia grupy osób. 

Rozwiązanie bardzo złe, jakby chodziło w tym projekcie tylko o wyciąganie pieniędzy od ludzi , których nie stać na zakup nowych samochodów. Należy zrezygnować z tej ustawy, bo oznacza wykluczenie i podział na lepszych-bogatych i gorszych-biednych.  Grupy społeczne 
wykluczone , czyli dzisiaj biedne, to niepełnosprawni, chorzy, samotni.

1.6.25 19:57:50 W tej sprawie powinno odbyć się referendum. Policja, straż pożarna Diesel euro 4, benzyna euro 3 Wszystkie osoby powinny być wyłączone a nie tylko mieszkańcy Krakowa. Nie popieram wprowadzenia opłat. Takie podejście jest wielce niesprawiedliwe społecznie. Jest wiele osób spoza miasta Krakowa dojeżdżających do pracy i wykonujących 
strategiczne dla bezpieczeństwa miasta zawody, takie jak policjanci,lekarze, ratownicy medyczni, strażacy itp. Przy obecnej sytuacji 
kadrowej w tych formacjach, obecnych zarobkach i wprowadzeniu dodatkowych opłat okaże się że nie będzie chętnych do pracy w tych 
zawodach w Krakowie. Chyba że urzędnicy w czynie społecznym wyjdą patrolować ulice zarówno w dzień jak i noc.

1.6.25 19:57:50 tylko Rynek Główny Uważam że w moim mieście,a jestem krakowianką i mieszkam tu od urodzenia nie powinno zabraniać się ludziom poruszania po 
mieście gdyż godzi to w  ich wolności konstytucyjne

Nikt nie ma prawa zabraniać jeździć autem legalnie dopuszczonym do ruchu, decydowanie za obywatela skończyło się chyba w KOMUNIE! czy dalej to jest! Dziwi mnie dlaczego 5 lat o co tu chodzi .może ktoś to wyjaśni? Uważam .iż nikt nie 
będzie mi mówił jakim autem mam jeździć! Mieszkańcy jak i inni mają prawo jeździć 
samochodami które mają  
i są z nich zadowoleni., może niedługo zabronicie nam jeździć na rowerach albo chodzić?  
Zastanówcie się co Wy robicie i do czego chcecie doprowadzić to piękne miasto.

Myślę ,że urzędowi chodzi tylko i wyłącznie o pieniądze ,wpływy z mandatów aby łatać dziurę budżetową miasta do której doprowadziliście swoimi decyzjami. Uważam że wcale nie chodzi Wam o 
czyste powietrze i zdrowie mieszkańców ,przestańcie ludzi oszukiwać bo nikt się już nie da na to nabrać.

Uważam iż wszyscy mają prawo wjechać ,a pomyśleliście jak np. jestem krakowianką mieszkam w Krakowie i będę jechała innym 
samochodem to co nie wpuścicie mnie ? Nie wiem jak można w ogóle wymyślać takie propozycje i zadawać takie pytania. Kto pisze te 
pytania dzieci ? bo na pewno nie dorośli ludzie.

1.6.25 19:59:13 Ograniczyć ją do ścisłego centrum Powinny wjechać auta osób które pracują w Krakowie. Parking pod miejscem pracy. Benzyna 2000 r
diesel 2010

Jak zweryfikuje je kto mieszka. Przecież jest pełno ludzi mieszkających a zameldowanych 
gdzie indziej. W Polsce nie ma obowiązku meldunkowego.

Bardzo źle. Chodzi wam o opłatę emisyjna a nie o czysty transport. Zresztą Kraków jest tak szczelnie zabudowany że żadne strefy nie pomogą. Powinni mieć możliwość wjazdu pracujący w Krakowie na parking pod miejscem pracy.

1.6.25 20:00:14 To najgłupsza ustawa o jaka kiedykolwiek zaistniała. Nikt nie zabroni mi poruszać się 
samochodem (nieelektrycznym) po Krakowie. Ani dziś, ani za 5 lat!

Każdy powinien zostać zwolniony z tego absurdu. Krótko mówiąc nie wyobrażam sobie, żeby były jakiekolwiek grupy uprzywilejowane, bo 
nie pozwolę, aby zasady SCT weszły w życie!

1.6.25 20:00:19 Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu Nie dla Strefy Czystego Transportu
1.6.25 20:00:48 Strefa powinna byc tylko w scislym centrum Kazdy mieszkaniec, jak i turysta powinien miec nieograniczony dostep do wjazdu do miasta Ograniczenie rocznikow samochodow jest dyskryminacja, atakiem na biedniejszych ludzi. Bez ograniczen roczników Powinno byc calkowite zniesienie jakiegokolwiek rocznika samochodu. Jesli ograniczacie 

dostep do miasta samochodem, mieszkancy powinni dostac nowe samochody 
spelniajace normy od miasta!

Wniesienie oplat za wjazd do miasta, jest hanbą, zlodziejstwem i próbą poniżania i okradania ludzi. Calkowity brak oplat Jedyne co nie powinno wjezdzac do miasta, to konnice

1.6.25 20:01:16 STC powinno objąć wyłącznie teren ścisłego centrum .Objęcie strefą całego terenu administracyjnego jest niedorzeczne .  STC tylko ścisłe centrum . Auta benzynowe euro 4 .Auta z silnikiem diesel euro 5 po 2010 są to pojazdy wyposażone w filtr cząstek stałych . Ekologia za pieniądze. Które auto budowlańca ma wymaganą norme spalin ,które auto piekarni spełnia normę . Ograniczenie strefy do ścisłego centrum rozwiązuje wszystkie w/w problemy. W strefie zero może być emisja O czyli same elektryki .Nie 
trzeba komplikować komunikacji normami spalin, zezwoleniami, nadzorem nad strefą itp . Dlaczego chcecie być bardziej papiescy od 
samego papieża .Przecież obszar strefy jest dowolny więc wystarczy centrum z możliwością ewentualnego rozszerzenia w następnych 

 okresach jeżeli oczywiście ta ekościema okaże się że poprawia cokolwiek. 
1.6.25 20:01:48 Należy całkowicie zlikwidować stc Jeżeli już coś takiego wprowadzamy, to od pierwszego dnia mieszkańcy powinni odczuć 

troskę urzędników.
Wjazd powinien być darmowy, w końcu chodziło o ekologię, a nie łupienie kierowców, prawda?

1.6.25 20:01:54 Moja propozycja jest taka żeby w Krakowie nie było SCT. Uważam że każdy pojazd dopuszczony do ruchu na terenie kraju powinien mieć prawo wjechać w dowolne miejsce nie objęte ogólnym 
zakazem poruszania się. Jest to wykluczenie komunikacyjne nie mające nic wspólnego z ekologią czy walką o czyste powietrze.

Uważam że każdy samochód dopuszczony do ruchu powinien mieć prawo wjazdu we wszystkie miejsca nie objęte zakazem wjazdu. Nie można różnicować obywateli na podstawie 
zasobności ich portfela.

Kolejne różnicowanie obywateli. Czy skoro mieszkańcy Krakowa będą mieli preferencyjne 
warunki poruszania się po Krakowie to może trzeba wprowadzić ograniczenia w 
poruszaniu się ich poza Krakowem? Może należy dla równowagi wprowadzić opłatę dla 
mieszkańców Krakowa za przejazd przez moją gminę gdy jadą na weekend poza miasto? 

Jak wyżej. SCT to różnicowanie obywateli. A tu dodatkowo jest zbieranie haraczu. SCT to zły pomysł. To próba odebrania prawa które obywatel posiada. Skoro ktoś zarejestrował pojazd to może się nim poruszać. Jeśli 
gdzieś należy ograniczyć ruch samochodowy to można to zrobić ale dla WSZYSTKICH. A nie dla tych którzy mają stary samochód. 

1.6.25 20:02:44 SCT - nie należy jej wprowadzać. Najprościej jest wydać zakaz, ale trudniej już dać coś w zamian np. parkingi dla przyjezdnych, szybki, tani i o każdej porze transport. TEGO NIE MA!!!!  Najważniejszym 
dowodem jest trudność w odszukaniu tej ankiety, a to oznacza, że władzuchna nie chce wysłuchać głosu mieszkańców.  Dlaczego jeszcze?-1. Po domknięciu północnej obwodnicy Krakowa i budowie S7 do 
Myślenic duża część ruchu zostanie wyprowadzona poza Kraków.2. Brak badań wskazujących, w których rejonach Krakowa występują przekroczenia norm. 3. MPK nie jest w stanie przewieźć ani tak szybko ani 
w odpowiednim czasie tylu pasażerów. 4. Bark parkingów P&R żeby umożliwić przesiadkę na MPK. 5. SCT jest wymysłem ekoterrorystów i dlatego nie należy jej wprowadzać.

A dlaczego nie 10 lat?A może 20 lat?! A nie prościej byłoby zakazać nowych rejestracji 
samochodów nie spełniających norm? Po 10 latach problem sam się rozwiąże. Stare 
samochody zgniją i zostaną zezłomowane, a te, które zostaną nie będą miały praktycznie 
żadnego wpływu na stan powietrza. Samochody zabytkowe nie są używane jako daily 
więc po co te zakazy. Pojazdy specjalne chyba też nie stanowią problemu z uwagi na  ich 
ilość i częstość używania. 

No tak, oczywiście jak kierowca opłaci to nawet lokomotywą lub KRAZEM  będzie mógł wjechać na Rynek!!!  I wtedy spaliny nie będą już trujące!!!! Właśnie dlatego ta SCT to kretyństwo i ściema 
ekoświ..w.

"Transport drogowy jest przy tym dominującym źródłem emisji tlenków azotu (NO2). Dane pokazują, że na głównych ulicach auta 
odpowiadają za ponad 75 proc. wszystkich NO2." -to jest fragment ze strony SCT. Wynika z tego, że dotyczy to GŁÓWNYCH ULIC. Co ma do 
tego posiadanie samochodu. Należałoby zakazać ruchu na głównych ulicach., a nie posiadania samochodu w ogóle, tylko dlatego, że jest 
stary. Jeśli jest sprawny, to należy go używać. Samochody zabytkowe nie są używane jako daily więc po co te zakazy. Pojazdy specjalne, to 
chyba też nie stanowią problemu z uwagi na  ich ilość i częstość używania. 

1.6.25 20:03:32 Strefa Czystego Transportu proponuje WYKLUCZENIE społeczne dla osób biedniejszych, korzystających wyłącznie ze starych samochodów. Każde wykluczenie jest niedopuszczalne i dlatego Strefa Czystego 
Transportu powinna być całkowicie zniesiona.

Każdy, nawet osoba najbiedniejsza, powinna mieć prawo dojazdu swoim pojazdem do każdej części Krakowa. Wykluczenie społeczne nie może mieć miejsca w Krakowie, dlatego ŻADNE standardy emisji Euro nie powinny być ogranicznikiem. Ze względu na proponowane przez miasto WYKLUCZENIE społeczne wyłączenia powinny 
obowiązywać wszystkich i to na czas nieokreślony.

To bzdurne uregulowanie. Ponieważ nie ma prawa nakazującego jakąkolwiek formę WYKLUCZENIA społecznego wszyscy, nawet osoby najbiedniejsze powinny mieć prawo wjazdu do miasta każdym 
samochodem.

Wszyscy powinni mieć prawo wjazdu do Krakowa, każdym samochodem. Inaczej wprowadzone zostaje WYKLUCZENIE społeczne.

1.6.25 20:03:52 Brak strefy 
1.6.25 20:04:05 Dla emerytów mieszkańców nie powinno być 5 lat wyłączenia - bo wielu nie stać na 

wymianę auta.
Dobre rozwiązanie dla obcych - 

1.6.25 20:04:14 Wewnatrz plant. Kazdy powinien miec mozliwosc wjazfu do Krk niezaleznie od destynacji. Kazdy pojaz przechodzacy badanie techniczne, ma prawo poruszac sie po ulicach. Miezzkancy powinni miec mozliwosc jezdzic autami na jakie ich stac, pod warunkiem, ze 
sa sprawne technicznie (maja wazny przeglad techniczny).

Jako glupie. Pojazdy zaopatrzenia

1.6.25 20:05:50 To dyskryminacja biednych. Separacja biedoty od tych których stać na opłaty. Przez normy euro ulice zalewają SUVy. To dyskryminacja biednych. Separacja biedoty od tych których stać na opłaty. Przez normy euro ulice zalewają SUVy. To dyskryminacja biednych. Separacja biedoty od tych których stać na opłaty. Przez normy euro ulice zalewają SUVy. To dyskryminacja biednych. Separacja biedoty od tych których stać na opłaty. Przez 
normy euro ulice zalewają SUVy.

To dyskryminacja biednych. Separacja biedoty od tych których stać na opłaty. Przez normy euro ulice zalewają SUVy. To dyskryminacja biednych. Separacja biedoty od tych których stać na opłaty. Przez normy euro ulice zalewają SUVy.

1.6.25 20:06:35 Wokół urzędu miasta A pola rolne w okolicy ulicy Ostafina Te standardy i tak są oszukane. Patrz afera VW W takiej sytuacji może przenieść stolicę małopolski do Zakopanego Powinny być bramki i szlabany Nie powinno być żadnego rozróżniania ludzi.
1.6.25 20:08:46 Strefa jest bez sensu, nie rozwiązuje żadnych problemów, za to tworzy nowe. Strefa jest bez sensu, nie rozwiązuje żadnych problemów, za to tworzy nowe. Strefa jest bez sensu, nie rozwiązuje żadnych problemów, za to tworzy nowe. Strefa jest bez sensu, nie rozwiązuje żadnych problemów, za to tworzy nowe. Strefa jest bez sensu, nie rozwiązuje żadnych problemów, za to tworzy nowe. Strefa jest bez sensu, nie rozwiązuje żadnych problemów, za to tworzy nowe.
1.6.25 20:08:58 Nie należy  wprowadzać  SCT w Krakowie. Nastąpi zapaść ekonomiczna miasta. Dużo ludzi dojeżdża do pracy w Krakowie, oni zrezygnują z pracy,

kto ich zastąpi? Koszty życia w Krakowie wzrosną. W **** wsadźcie sobie tą strefę.
1.6.25 20:09:33 Strefa czystego powietrza nie powstanie nigdy jeśli ościennych gminy tj.Wieliczka,Skawina itp będą truły Kraków.  Co w przypadku kiedy nie jest mnie stać na nowy samochód, autobus do mnie jezdzi co 

30 -40 minut,  więc będę jeździ moim staruszkiem kupionym za moje pieniądze.  Nie 
bujam się autem za państwowe pieniądze i nie wymyślam głupot tylko żeby mnie urzad 
za to zapłacił.

 Place podatki w Krakowie nie korzystam z żadnych ulg i nie mam zamiaru sponsorować nierobów ze skarbówki niech się wezmą do porządnej roboty. Każdy krakowianin nie powinien mniec żadnych ograniczeń, a zady niech się zajmą większymi problemami w pierwszej 
kolejności.np.dodatecj szpitali przychodzi czy szkol

1.6.25 20:10:14 Tak sama  nazwa strefa tzn część miasta nie całe miasto więc logicznie robi kilka ulic i tyle. Zdecydowanie nie jest dobra propozycją bogaty z poza miasta dojedzie nowym autem biedny  starym nie. Strefa tak jak powtarzam ścisłe centrum kilka ulic i tam może być euro 4 lub wyżej. Mieszkańcy Krakowa bezterminowo wyłączeni ze strefy ale powtarzam strefa to strefa i 
powinno to dotyczyć kilku ulic a nie całego Krakowa.

Dyskryminacja biednej części społeczeństwa której nie stać na nowe auta. Zapomnieliście jeszcze o seniorach i ludziach z grupą inwalidzką. 



1.6.25 20:10:35 Tak nalezy zmodyfikowac. Dlaczego mieszkancy maja 5 lat na dostosowanie a osoby pravcujace i rozliczajace w krakiwie tylko 5 miesiecy. Ograniczyc wjazd mozna do scislego centrum i podzielic na etapy 
podnoszac normy euro samochodow.

Chce dojechac do zlobka czy szkoly dziecka!!!! Do lekarza!!! Benzyna euro 3 diesel euro 4 Tak powinno byc dla wszystkich rozliczajacych sie w krakowie. A jezeli nie to nie zycze 
sobie wjazdu poza Kraków mieszkancow samochodami bezyna euro 4 i diesel euro 6 bo 
ja nie moge do krakowa to oni poza krakow

Zlodziejstwo! I kpina. Za przejazd obok mojego domu poza krakowem autem nie spelniajacych norm tez chce 500zl Wyjatek dla kazdego rozliczajacego sie w Krakowie!!!

1.6.25 20:10:53 Druga obwodnica Euro 5 dla diesla Luzie dojeżdżają do pracy z poza miasta nie sami bogaci z miasta Wyzysk ludzi pracujących 
1.6.25 20:11:12 Wyznaczona SCT jest dobra. Może być. Akceptuję. Jako rzeczoznawca techniki samochodowej oraz osoba zarządzająca dużą flotą transportową uważam, że wprowadzane zmiany są bardzo wolne. Pojazdy które będą miały ograniczony 

wjazd w pierwszej fazie to złom. Bardzo trujący. Ludzie którzy protestują, a potem stoją na przystanku i wdychają truciznę z powietrza to ludzie którzy nie mają żadnej wiedzy. Pojazd Euro 
1,2,3 to złom bez nowoczesnych układów oczyszczania spalin. Pomijam fakt, że stacje kontroli pojazdów nie weryfikują sprawności tych układów, ale to inny problem. Uważam, że 
wprowadzane zmiany to absolutne minimum i od władzy samorządowej oczekuję twardego stanowiska i przeforsowania właściwych zmian. 

Uważam, że wyłączenie 5 letnie jest zbyt długie. Wnioskuję o jego skrócenie, np. do 3 lat. Może być, ale podniósłbym kwoty, żeby bardziej motywowały to zmiany auta na czystszy lub przesiadki do komunikacji miejskiej. Pojazdy zabytkowe rozumiem, ale jak najmniej wyłączeń. Albo coś robimy, albo robimy fikcję, żeby zadowolić jak najwięcej grup 
społecznych. 

1.6.25 20:11:22 wszystkie szpitale, placówki zdrowia i P&R powinny być wyłączone dla mieszkańców Krakowa powinna być możliwość wjazdu pojazdem do końca jego użytkowania. Te pojazdy które zostaną nabyte po wejściu strefy powinny być nią objęte. Tak samo że 
zmianą pojazdu jeżeli zmieniasz tracisz przywilej jazdy po strefie

5 lat to zdecydowanie za mało.Wyłaczenie powinno obowiązywać do końca posiadania 
danego pojazdu

Czyli nie SCT nie walczy o czyste powietrze tylko o pieniądze? Ci których stać będą mogą a normalnie ludzie to co? skandaliczna propozycja Dla wszystkich mieszkańców dopóki mają aktualne pojazdy wjazd powinien być nielimitowany. Dopiero przy zmianie pojazdu na innych 
powinna go obowiązywać strefa.

1.6.25 20:12:32 Otwarcie SCT w granicach II obwodnicy (ul. Dietla, Aleje Mickiewicza) Zmniejszenie kwoty miesięcznej opłaty o 50% do końca roku 2025
1.6.25 20:13:13 Moim zdaniem , strefa nie powinna obejmować całego miasta, raczej skupić sie bliżej centrum. Uważam, iż powinien być udostępniony jeszcze dojazd do innych szpitali, np: Szpital Jana Pawła, szpital  Rydygiera.
1.6.25 20:13:16 Strefa czystego garażu. Całe centrum Kraków Miasto dla wszystkich pojazdów, dla ludzi. Chyba że miasto rozda nowe auta dla wszystkich mieszkańców! Miasto daje nowe auta dla każdego mieszkańca, któremu ogranicza wolność. Złodziejstwo. Wolność dla wszystkich pojazdów. Złodziejstwo. A co ludzie mają zrobić ze swoimi autami. Zminiaturyzować i na półkę wjechać do domu. Nie wszyscy pracują w urzędach 

żeby było stać na wymianę co roku auta.
1.6.25 20:13:32 Od Rynku do Alei Trzech Wieszczów Jak to będzie weryfikowane? Pole do nadużyć! Plan strefy obejmuje zbyt duży obszar. Jest zbyt mało Park&Ride by przyjąć auta spoza 

Krakowa.
Dla diesli duża przesada!!! Ludzi nie stać na wymianę aut!!! Średni wiek pojazdu to ok 15 lat a każecie wymieniać 10 letnie auta. Norma Euro5 od 2010 to dobry kompromis. 13 lat 
różnicy między benzyną a dieslem to jawna dyskryminacja.

Rozsądne. Ci co nie chcą (nie widzą sensu lub ich nie stać) wymieniać aut na nowsze nie są wykluczeni.

1.6.25 20:14:13 Powinno się powiększać SCT ( na 3 etapy, czasowo).
1. Centrum (2025 -2027)
2. Powiększenie do połowy Krakowa (2027-2029) 
3. Cały Kraków (2030)
Strefy do ustalenia 
Po każdym upływie czasu, pokazać(badania) wpływ strefy na jakość powietrza.
Jeżeli po 2 punkcie, nie będzie lepszej jakości powietrza ustalić normy spalin aut dla benzyny euro 3, a dla diesla euro 4. I odstąpić od strefy
Powinno się lepiej połączyć trasę Kraków - Niepołomice ( strefa pracy ). Chodzi o dojazdy do pracy w godzinach min. 6-14, 14-22, 22-6. Napewno zmniejszy to ruch aut ( jeżeli bilety będą w atrakcyjnych cenach 
). Jeżeli bilety wyjdą drożej bądź tyle samo, co jazda autem, to nie będzie nikt autobusami jeździł. Cena zdrowia jest ważniejsza od pieniędzy.  

1 lipca 2025, benzyna, euro 3, rok produkcji 2000; diesel euro 4, rok produkcji 2005.
1 lipca 2027, benzyna euro 4, rok produkcji 2005; diesel, euro 4, rok produkcji 2008.
1 lipca 2029, benzyna, euro 4 rok produkcji 2005 ; diesel, euro 5, rok produkcji 2009.

Uważam że powinno być to równe dla każdego.
Jest możliwość zmiany zamieszkania innych ludzi(na inne miasto).

Uważam że nie powinno sie karać biednych ludzi i promować bogatych, zaproponujcie kupno nowszych aut, w zamian za zezłomowanie starego w podobnym segmencie. Przykład : z segmentu C na 
D, bądź na odwrót.

Auta zabytkowe/historyczne (60 dni w roku)
 Pogotowie, straż pożarna wykluczona z norm. Co nie znaczy że nie mają inwestować w nowe auta. 

1.6.25 20:14:57 Nie potrzeba żadnych stref , poprostu wybudować parkingi obok miasta , i problem zniknie że SMOGiem . Po mieście można by było poruszać się za pomocą komunikacji miejskiej, TAXI , rower , skuter i nie 
będzie żadnych korków. Żeby pieniądze skądś wpływały do miasta to oczywiście ustalić opłatę za parking 

1.6.25 20:15:20 Pos uwagę powinni się brać nie standard euro, lecz stopień emisji zanieczyszczeń, albowiem w tym wypadku doszlibyśmy do kuriozum,w którym leciwy samochód, wciąż sprawny,z 
małym silnikiem do strefy by nie wjechał, natomiast nowy pojazd z potężnym silnikiem, emitujący znacznie więcej zanieczyszczeń mógłby wjechać do sct.W ten sposób  z miasta 
zniknęłyby stare pojazdy bez  rzeczywistej korzyści dla środowiska.

1.6.25 20:16:03 Strefa powinna w ostateczności zajmować tylko ścisłe centrum historyczne Krakowa, jak stare miasto i część Kazimierza. Dojazd do wszystkich szpitali, urzędów (Wojewódzkiego, Marszałkowskiego, ARiMR itp) oraz uczelni powinien być wyłączony z 
ograniczeń. 

Każdy samochód który przechodzi pozytywnie badanie techniczne powinieniec prawo wjazdu do strefy. Jeżeli samochód spełnia wymagane prawem normy to dlaczego ma mieć zakaz 
wjazdu gdziekolwiek? 

Podzial ludzi ze względu na miejsce zamieszkania nie będzie akceptowalny społecznie. 
Okres wyłączenia powinien obowiązywać wszystkich. Czym różni się mieszkaniec 
Krakowa pracujący w Krakowie, od mieszkańca Wieliczki czy Zielonek którzy pracują w 
tym samym zakladzie? 

Czyli jak ktoś zapłaci to nawet starym Kamazem może jezdzić, i wtedy już nie truje? Super pomysł. Pomyśl bezsensowny, podobnie jak opłata za wjazd pojazdem nie spełniającym norm. Podobnie jak wyżej, samochód zabytkowy czy 
specjalny nie generuje zanieczyszczeń? 

1.6.25 20:18:54 Stare Miasto Za wystarczającą normę uważam Euro 4 (ON i Benzyna) - w innych krajach 
europy np. w Niemczech norma Euro w podobnych strefach jest jeszcze niższa

Pojazdy historyczne/zabytkowe w ogóle nie powinny podlegać zasadom SCT

1.6.25 20:20:57 Granica I obwodnicy, to co jest wewnątrz plant Nie, granicą SCT powinien być obszar plant Jeśli SCT ma byc wewnątrz plant, wszelki ruch zmotoryzowany, jak również meleksy, rowery i hulajnogi elektryczne powinny być tam zakazane W obrębie plant nie powinno być żadnego wyłączenia W obrębie plant bez żadnych wyłączeń W obrębie plant, żadnych wyłączeń
1.6.25 20:21:48 Granice powinna wyznaczać 2 obwodnica Wystarczy spojrzeć na średni wiek samochodu w Polsce, wymaganie Euro 5 lub 6 jest absurdalne, zwłaszcza że pojazdu poniżej w/w przechodzą przegląd i są dopuszczone do ruchu. Bez sensu, biorąc pod uwagę ile osób wjeżdża spoza Krakowa i tam zostawia swoje 

pieniądze 
Czyli za pieniądze już nie szkodzą? Interesujące.. Jak w punkcie 4

1.6.25 20:21:48 Proszę uwzględnić możliwość wjazdu do krakowa śmieciarek oraz szambiarek!!!! Żeby nam się kryzys epidemiologiczny zrobił. Szambiarka to nie jest pojazd specjalny! Proszę zwrócić na to uwagę Proszę uwzględnić możliwość wjazdu do krakowa śmieciarek oraz szambiarek!!!! Żeby nam się kryzys epidemiologiczny zrobił. 
Szambiarka to nie jest pojazd specjalny! Proszę zwrócić na to uwagę 

Proszę uwzględnić możliwość wjazdu do krakowa śmieciarek oraz szambiarek!!!! Żeby nam się kryzys epidemiologiczny zrobił. Szambiarka to nie jest pojazd specjalny! Proszę zwrócić na 
to uwagę 

Proszę uwzględnić możliwość wjazdu do krakowa śmieciarek oraz szambiarek!!!! Żeby 
nam się kryzys epidemiologiczny zrobił. Szambiarka to nie jest pojazd specjalny! Proszę 
zwrócić na to uwagę 

Proszę uwzględnić możliwość wjazdu do krakowa śmieciarek oraz szambiarek!!!! Żeby nam się kryzys epidemiologiczny zrobił. Szambiarka to nie jest pojazd specjalny! Proszę zwrócić na to uwagę Proszę uwzględnić możliwość wjazdu do krakowa śmieciarek oraz szambiarek!!!! Żeby nam się kryzys epidemiologiczny zrobił. Szambiarka 
to nie jest pojazd specjalny! Proszę zwrócić na to uwagę 

1.6.25 20:22:40 Bardzo dobre rozwiązanie
1.6.25 20:22:41 To jest Cała ta nowa propozycja to jest jakiś żart. Nie zgadzam się na zmianę warunków i nowe propozycje.
1.6.25 20:23:25 Nie chcę strefy w krakowie Nie dla strefy czystego transportu Bardzo źle. To oznacza że chodzi tylko o pieniądze a nie o czyste powietrze w krakowie
1.6.25 20:24:46 Jezeli zostanie wprowadzona strefa to powinna obejmowac tylko obszar starego miasta. wszystkie pojazdy od normy EURO 1 w góre, gdyz zostały prawnie dopuszczone do użytkowania, warunek to pojazdy w pełni sprawne technicznie spełniające wszystkie normy emisji. 

Dyskrymnacja ze względu na poziom dochodów nie powinna mieć miejsca a nie wszystkich stać na zakup nowego pojazdu - szczególnei przy obecnych cenach nowych pojazdów.
wszyscy powinni miec okres wyłączenia, niezależnie od miejsca zamieszkania, 
dyskryminacja ze względu na miejsce zamieszkania nie powinna miec miejsca.

jeżeli juz zostanie wprowadzona taka opłata to nie powonno byc opłaty godzinowej tylko opłata powinna być dzienna z stawką maksymalnią 5 zł/dzień, opłata miesięczna powinna wynosić 100 zł, 
roczna 800 zł, przy takich stawkach kara za brak aktualnej opłaty 2500 zł. 

albo wszyscy sa zwolnieni z zakazów albo wszyscy im podlegaja, wszystkich powinny obowiązywac takie same zasady, dotyczy dzwigów, 
camperów, organizacji non profit czy zabytkowych. 

1.6.25 20:25:41 Należy ją zmodyfikować. Strefa czystego transportu powinna dotyczyć ścisłego centrum Krakowa. Normy emisji spalin są za wysokie. Dlaczego np. pojazd benzynowy z euro 4 będzie mógł wjechać  a diesel z euro 4 już nie . Jest bardzo dużo pojazdów napędzanych silnikiem diesla z euro 
4 i według mnie  to jest dyskryminacja.  

Zaproponowane opłaty są zbyt wysokie . Powinni zostać uwzględniona grupa społeczna tych osób którzy pracują w Krakowie a są spoza miasta Krakowa.

1.6.25 20:25:54 Uważam że dla mieszkańców odprowadzających podatki w Krakowie nie powinno być 
żadnego okresu przejściowego dotyczącego  poruszanie się w granicach STC. Wymogiem 
do wjazdu do STC powinno być odprowadzanie podatków w Krakowie

Uważam że dla mieszkańców odprowadzających podatki w Krakowie nie powinno być dodatkowych opłat za poruszanie się w granicach STC Uważam że pojazdy zabytkowe i historyczne powinny być bezterminowo zwolnione z zakazu wjazdu do STC. Jeśli miałbym wybrać tylko 
jedną grupę z tych dwóch to priorytet mają pojazdy zabytkowe

1.6.25 20:27:27 SCT powinna obejmować tylko i wyłącznie Stare Miasto. Większa strefa jest niechciana przez mieszkańców. Uważam, że stopniowanie powinno skończyć się na normie euro 5. Wszystkie samochody z euro 5 i wyższą powinny spełniać wymogo SCT. Oceniam nagannie
1.6.25 20:27:53 Strefa powinna obejmować urząd miasta i obowiązywać bez wyjątków. Rok produkcji auta nie ma żadnego znaczenia przy poziomie emisji. Rezygnacja z sct Źle. Za pieniądze auto staje się ekologiczne? Kolejny ukryty podatek Powinna być uwzględniona grupa społeczna mieszkańców całej Polski. 
1.6.25 20:29:01 Strefa nie powinna obejmować całego Krakowa. Mnóstwo ludzi z poza miasta tutaj pracuje i nie wszystkich jest stać na wymianę środka transportu. Poza tym uważam iż ulgi jedynie dla mieszkańców Krakowa 

są dyskryminacją w stosunku do  pozostałych pracujących w mieście.Brak również parkingów przy wjazdach do miasta gdzie ludzie mogliby pozostawić swój samochód przesiąść się na komunikację zbiorową. 
Strefa powinna obejmować jedynie centrum w promieniu 2 km.

Brak parkingu na wjeździe do Nowej Huty Uważam iż norma Euro 5 dla diesel jest w zupełnosci wystarczy, po roku 2029 Euro 6 Dyskryminacją ludzi którzy chcą dojechać do pracy w Krakowie z poza miasta. Ponadto 
osoby przyjeżdżając do pracy tylko jadą od punktu A do punktu B i z powrotem 
natomiast mieszkańcy poruszają się po mieście przez całą dobę załatwiając różne swoje 
potrzeby.

Takie opłaty jedynie dla pojazdów z poza województwa. Zezwolenia dla wszystkich pracujących w Krakowie

1.6.25 20:29:08 Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy
1.6.25 20:30:04 Brak strefy. Brak ograniczeń  wjazdu. Całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich obywateli. Dla tych biedniejszych ze starymi autami również!!!! Brak ograniczeń.  Kontrole sprawności silników przez policjantów i kontrola emisji hałasu. Eco terroryzm odbiera rozum ludziom i nie widzą że  teraz największy problem to hałas  a nie 

spaliny. Teraz kopcące auto to wyjątek, ryczące auta to bardzo częsty  przypadek. 
Brak ograniczeń  wjazdu. Stop dyskryminacji ubogich. Weźcie się  za bogatych którzy  
wielokrotnie  przekraczają  poziom dopuszczalnych decybeli w swoich autach.

Tak......pomyślcie z kogo złupić...Może  nie z tych biednych tylko z bogatych??? Tak jak wcześniej.  Nonsens. W głowie  się  wam poprzewracało 

1.6.25 20:30:41 Należy jej nie wprowadzać! Całkowity zakaz wprowadzania takich stref! Cały Kraków powinien być dostępny dla każdego, bez eliminacji ludzi. Nie powinno być żadnych standardów jak i stref! Projekt wyrzucić do kosza i zakazać wprowadzania takich stref. Każdy ma mieć prawo wjechać do każdego miejsca w mieście bez żadnej opłaty. Wszyscy ludzie!
1.6.25 20:31:58 Strefą powinna dotyczyć wyłącznie ścisłego centrum miasta. Ten proponowany jest zupełnie nie do przyjęcia. Tak jak powyżej. Strefa powinna dotyczyć wyłącznie ścisłego centrum miasta. Samochody dopuszczone do ruchu i sprawne technicznie nie powinny podlegać ograniczeniom. Jest to dyskryminacja ludzi spoza miasta, zwłaszcza tych mniej zamożnych. Jest to kolejny sposób na zarabianie nie mający nic wspólnego z ekologią. Kolejna dyskryminacja biedniejszych mieszkańców. Samochód który jest stary ale sprawny technicznie nie powinien podlegać 

ograniczeniom.
1.6.25 20:32:31 Uważam że dla mieszkańców odprowadzających podatki w Krakowie nie powinno być 

żadnego okresu przejściowego dotyczącego  poruszanie się w granicach STC. Wymogiem 
do wjazdu do STC powinno być odprowadzanie podatków w Krakowie

Uważam że dla mieszkańców odprowadzających podatki w Krakowie nie powinno być dodatkowych opłat za poruszanie się w granicach STC Uważam że pojazdy zabytkowe i historyczne powinny być bezterminowo zwolnione z zakazu wjazdu do STC. Jeśli miałbym wybrać tylko 
jedną grupę z tych dwóch to priorytet mają pojazdy zabytkowe

1.6.25 20:32:56 Jestem przeciwnikiem wyznaczania stref czystego transportu. Jestem przeciwnikiem wyznaczania stref czystego transportu. Jestem przeciwnikiem wyznaczania stref czystego transportu. Jestem przeciwnikiem wyznaczania stref czystego transportu. Jestem przeciwnikiem wyznaczania stref czystego transportu. Jestem przeciwnikiem wyznaczania stref czystego transportu.
1.6.25 20:34:15
1.6.25 20:35:11 Ścisłe Centrum. Euro 5 dla diesli powinno być dopuszczone. Przeskok jest zbyt duży. A może powinno to dotyczyć Metropolii Krakowskiej. Miasto korzysta z zasobów 

okolicznych gmin.
Co z osobami prowadzącymi działalność nie mieszkańcami miasta. Gdzie zasada równej konkurencji. Firmy z Krakowa nie będą płacić kary 
za emisję a spoza będą musiały płacić. To jest niesprawiedliwe.

1.6.25 20:35:51 jeśli ma być to tylko Rynek Główny ma być dostępne całe miasto a głupie ograniczenia Jeśli pojazd przeszedł pozytywnie badanie techniczne to może poruszać się wszędzie. Mam pojazd który spełnia najnowsze wymagania czystości a wiek auta nie odpowiada to dlaczego 
nie mogę nim jeździć.

nie wolno zabraniać poruszania się pojazdem dopuszczonym do ruchu bo to jest 
ograniczenie wolności

to jest karygodne, w tym przypadku wcale nie chodzi o czystość powietrza tylko o pieniądze Nie może być zakazu wjazdu dla nikogo, trzeba było nie zabudowywać całego Krakowa tak gęsto. Jak cały świat nie stosuje się do ekologii 
to taka mała Europa ma zbawić świat ? JAK WIATR ZE WSCHODU PRZYNOSI SMRODY TO MY ZA TO MAMY PŁACIĆ ???

1.6.25 20:36:34 Granice Strefy powinny obejmować tylko obszar Starego Miasta w obrębie Plant. Granice Strefy powinny obejmować tylko obszar Starego Miasta w obrębie Plant. Granice Strefy powinny obejmować tylko obszar Starego Miasta w obrębie Plant. W takiej strefie mogą być zaproponowane wymagania. Granice Strefy powinny obejmować tylko obszar Starego Miasta w obrębie Plant. W 
takich granicach strefy może być okres 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut 
należących do mieszkańców Krakowa.

Granice Strefy powinny obejmować tylko obszar Starego Miasta w obrębie Plant. W takich granicach strefy samochody, które nie mogłyby wjechać do Strefy ze względu na wielkość emisji, albo 
dlatego, że nie mogą skorzystać np. z wyłączenia dla mieszkańca, mogłyby jednak zostać dopuszczone do wjazdu, ale po wniesieniu opłaty (godzinowej, dziennej, miesięcznej).

Granice Strefy powinny obejmować tylko obszar Starego Miasta w obrębie Plant. 

1.6.25 20:37:38 Strefa tylko na około rynku głównego Wszystkie park and ride Najlepiej zrobić zakaz, aby był  ekologiczny wg produkcji CO2 a nie euro bo euro wyklucza ekologię. Nowe auta z nowszym euro mają wyższą produkcję CO2 niż starsze auta Okres 10 lat byłby ok Najlepiej zrobić zakaz, aby był  ekologiczny wg produkcji CO2 a nie euro bo euro wyklucza ekologię. Nowe auta z nowszym euro mają wyższą produkcję CO2 niż starsze auta
1.6.25 20:39:01 Zmniejszyć do zera. Dużo za mało. Żadnej dyskryminacji. Żadnej strefy Żałosny pomysł. 5 lat a potem co.
1.6.25 20:41:34 Proponuję ograniczenie obszaru strefy czystego transportu wyłącznie do płyty Rynku Głównego. W związku z punktem pierwszym ankiety punkt drugi zostaje zniesiony. W związku z punktem nr 1 oraz nr 2 na płytę Rynku Głównego mogą wjechać wyłącznie pojazdy z silnikiem elektrycznym ładowane wyłącznie prądem produkowanym w elektrowniach 

wodnych, jądrowych ( pojazdy ładowane prądem produkowanym w innych siłowniach np węglowych, wiatrowych, słonecznych należy uznać za nieekologiczne),  oraz pojazdy napędzane 
silnikami wodorowymi.

W związku z punktami nr 1,2 i 3 niniejszej ankiety proponuję wyłączyć z SCT karetki 
pogotowia, straż pożarną, wojsko polskie, policję i śmieciarki - te pojazdy nie muszą 
spełniać wymogu punktu nr 3 niniejszej ankiety. 

To rozwiązanie powinno dotyczyć wyłącznie urzędników miejskich i ich rodzin, radnych, a w szczególności prezydenta miasta - proponowane stawki minutowe w wysokości 1000000zł płatne za 
każdą rozpoczętą minutę.

W związku z punktami 1,2,3,4,5 niniejszej ankiety jedynym wyjątkiem powinny zostać objętę pojazdy napędzane silnikiem parowym 
zasilane sezonowanym drewnem ( sezonowanie minimum 3 lata, potwierdzone certyfikatem wydawanym przez leśniczego Lasów 
Państwowych)

1.6.25 20:42:37 Całe miasto. Jak kontrolować dojazd do szpitali? .Dojazd do granic i dalej Mpk. 2 lata to wystarczająco dużo czasu. Nie to zły pomysł Zabytkowe pojazdy 
1.6.25 20:42:55 Moim zdaniem to kolejny podatek od ruchomości. NIE MA NA TO MOJEJ ZGODY!!! Wolny dostęp powinien być do całego miasta. Wykluczyć można ciężarówki które emitują dużo zanieczyszczeń. Należało by zainwestować w komunikację miejską w stacjach kontroli pojazdów sprawdzać obligatoryjnie emisję spalin i umożliwić dostęp pojazdów hybrydowych. Dawanie ulgi mieszkańcom przywilejów to dzielenie społeczeństwa.to tylko stopniowe 

wygaszanie transportu prywatnego. 
To skok na kasę zwykłych obywateli. Cały projekt do kasacji. Nie ma do czego się odnosić projekt w całości do kasacji.

1.6.25 20:42:59 Ścisłe centrum. Max do al. Trzech wieszczów Każdy park and ride. Diesel euro5.
A jeśli euro6 to ma też dotyczyć każdego busa z transportem osób.

Ma być równość. Musi wejść w tym samym czasie Idiotyzm Idiotyzm. Nie można preferować żadnej grupy społecznej 

1.6.25 20:43:28 W mojej opinii wystarczy wyznaczyć strefę w granicach II obwodnicy Krakowa. A co z innymi szpitalami? Na przykład Szpital JP II na Prądnickiej z mnóstwem specjalistycznych Klinik i Poradni dla pacjentów całej 
południowo-wschodniej Polski.

Uważam, że w przypadku silników diesla wystarczy norma EURO 5. Euro 6 od poprzedniej nie różni się emisją CO2, jedynie większym ograniczeniem emisji tlenków azotu. Co ciekawe 
tlenek azotu działa korzystnie na naczynia wieńcowe, hamuje agregację płytek krwi, a nawet "pomaga zwalczać zakażenie koronawirusem, blokując jego replikację w płucach" - cytat z 
wikipedii.

Uważam, że nie powinno być żadnych wyłączeń. Każdy obywatel naszego kraju powinien 
być traktowany równo wobec prawa. Kto chce mieć czyste powietrze niech zacznie od 
siebie i da dobry przykład innym. 

Jest to dyskryminacja części obywateli zwłaszcza tych najbiedniejszych. Nie stać cię na nowy samochód, to płacz i płać. Jak to się ma do promowanej powszechnie idei inkluzywności? Co ze studentami mieszkającymi w trakcie studiów, ze stałym meldunkiem poza Krakowem. Są też właściciele mieszkań płacący podatek od 
nieruchomości na terenie miasta, ale nie mieszkający na stałe. Logiczne byłoby poszerzenie wyłączenia spod wymogów SCT aut należących 
do tych osób.

1.6.25 20:43:50 Na zadane pytanie jest tylko jedna odpowiedz, niema co robić wyjątków kto to będzie kontrolował? 
Miasto w swoich granicach jest strefą wolną od diesli (MPO, MPK, TIR, zaopatrzenie)

Inicjatywa zakazu jak najbardziej słuszna, zakazać wjazdu wszelkich pojazdów z silnikami diesla. 
I tu należy wspomnieć o autobusach miejskich, pojazdach służb miejskich straż, MPO etc. 
Należy także usunąć pojazdy zaopatrzenia (Tiry plus pojazdy dostawcze), lub wprowadzić tzw kilometrówkę 5 zł za  przejechany kilometr na terenie miasta.

Myślę że należy wprowadzić równość wobec prawa dla wszystkich obywateli. Jak 
wszyscy to wszyscy od 1 lipca 2025r zakaz wjazdu do miasta dla pojazdów nie 
spełniających norm.

Uważam , że propozycja płatnych stref dla samochodów nie spełniających norm  jest wspaniałym pomysłem. Właściciele 20 letnich samochodów z silnikami Diesla przez to że zapłacą 20 zł dziennie 
za wjazd do strefy wpłyną na to, iż na terenie stołecznego miasta poprawi się jakość powietrza. Uważam, że nie ma się co patyczkować, nie wprowadzać jakiś drobnych opłat 20 zł to stanowczo za 
mało, trzeba wprowadzić opłatę co najmniej 50 zł, bo jak powszechnie wiadomo ludzie majętni poruszają się 20 letnimi samochodami diesla, stać ich na to aby poprawić powietrze w mieście.

A teraz tak na poważnie, uważam że stare pojazdy same znikną z dróg, nie trzeba tu specjalnych ustaw i kolejnego para podatku . Tak jak 
poznikały fiat 126p, Polonez, duży fiat etc tak znikną samochody niespełniające norm. Skoro samochód przechodzi przegląd okresowy, to 
spełnia określone normy jakie narzucił mu producent, i ma prawo wjechać tam gdzie pozwalają na to przepisy o ruchu drogowym. 

1.6.25 20:45:36 Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko centrum Strefa powinna obowiązywać tylko ścisłe centrum obecna propozycja to absurd Absolutnie samochody diesla z normą  euro 5 powinny wjezdzac do Krakowa bez zakazów bez  opłat obecna propozycja jest skandaliczna !!!! Zakaz jeśli już to powinien obowiązywać 
bardzo stare samochody 

Niezgodne z konstytucją dzielenie obywateli jest niezgodne z konstytucją ,,kazdy 
obywatel ma równe prawa,, obecna propozycja to złamanie konstytucji 

Skandal żadnej opłaty !!!!! Każdy wie że Kraków jest zadlużony to nie wina obywateli ale rządzących Krakowem obecna propozycja to kpina z obywateli Nie mam zdania na ten temat dla mnie ta cała strefa to absurd warszawa ma łagodniejsze wymagania a Kraków ustalił wysoko poprzeczkę 
kpina z obywateli niedługo będzie protest i lepiej żeby odstąpili od tego durnego pomysłu

1.6.25 20:46:52 Odrzucić w całości strefę Odrzucic w całości strefę Odrzucić w całości strefę Odrzucić w całości strefę Odrzucić w całości strefę Odrzucić w calosci strefę 
1.6.25 20:46:56 Uważam że nie powinno być żadnej strefy czystego transportu. A jak już to przepisy powinny być ogólnokrajowe i na stopniu krajowym takie stare pojazdy powinno się eliminować z ruchu. Taki obszar nie powinien mieć miejsca, po całej Polsce powinniśmy mieć te same prawa i obowiązki na drodze. Uważam że każde auto zarejestrowane w Polsce mające ważny przegląd techniczny oraz opłacone ubezpieczenie powinno mieć możliwość jazdy po całej Polsce bez względu na posiadaną 

kategorie euro. Auto powinno znikać z dróg jak się zużyje a nie dlatego że komuś się ono nie podoba.
Uważam że jeżeli ktoś ma auto o które dbał od kupna i musi je złomować dla fanaberii 
urzędnika w Krakowie, bo nie spełnia wymogów sct to jest bezsens, auta powinno się 
zmienić jak już się zużyje i wtedy je złomować.
Uważam że projekt tej ustawy dodatkowo podzieli mieszkańców Krakowa na tych 
których na to zawsze było stać i ta resztę która będzie mieć jeszcze ciężej w życiu, a na 
pewno w przemieszczaniu się.

Uważam że nie powinno być żadnej opłaty za wjazd do Krakowa które nie jest własnością prywatną by robić takie szaleństwo. Nie powinno być żadnych wyjątków i list na zasadzie ty możesz bo tak ktoś w urzędzie zapisał że jest dobrze, a drugi nie wjedzie na tej 
samej zasadzie. Co do tego powinno być referendum, a takie regulacje powinny mieć charakter ogólnokrajowy jak było z autami 
napędzanymi silnikami dwusuwowymi.

1.6.25 20:46:57 Strefa powinna zostać ograniczona do co najwyżej ścisłego centrum, nawet w państwach znacznie bogatszych zwykle nie ma tak restrykcyjnych i szerokich ograniczeń. Nie porównujcie Krakowa do Londynu lub 
Paryża. W wielu dużych miastach np. Sztokholm, Berlin strefa jest mniej restrykcyjna.

Strefa jeżeli już miała by powstać, to powinna zostać ograniczona do co najwyżej ścisłego centrum. Jeżeli pojazd przechodzi przegląd rejestracyjny to powinien być dopuszczony do ruchu również w SCT. Z czasem stare samochody w sposób naturalny znikną z ulic. Nikt nie jeździ starym samochodem z przekory lub przyjemności. Z czasem stare 
samochody w sposób naturalny znikną z ulic. Należy na problem popatrzeć całościowo - 
usuwając sprawne ale stare samochody zwiększamy obciążenie dla środowiska w innym 
miejscu i to prawdopodobnie w większej skali ( podobnie jak niektórzy wytwórcy 
przykładacie rękę do tzw. programowego postarzania wyrobów)

Cóż za głupota, a przecież mieliśmy już system, który z uporem maniaka walczył z problemami, które sam stworzył. Niestety chyba niektórzy tego nie pamiętają. Jako krakowianin muszę stwierdzić, że 5 lat to mało. A tak ogólnie to, konieczność stworzenia SCT nie została potwierdzona żadnymi 
badaniami. Okres pandemii w sposób oczywisty pokazał, że źródłem zanieczyszczeń powietrza jest głównie niska emisja z pieców, a nie 
ruch samochodowy. Silnik Diesla jest wysokosprawny energetycznie i ma mniejszą emisję CO2.

1.6.25 20:48:47 Proponuję 8 lat
1.6.25 20:49:01 Zastanówcie się czy takimi samymi restrykcjami jak całe miasto powinny zostać objęte główne szlaki tranzytowe przez Kraków takie jak chociażby aleje, Kamieńskiego Wielicka, Zakopiańska, Opolska, 29 

listopada. Obwodnica północno-wschodnia nie całkiem gotowaj gotowa, już robią się korki. A co dopiero będzie po zablokowaniu tranzytów przez Kraków.q
Musi być bardzo jasno napisane czy dotyczy to roku produkcji i normy euro czy roku produkcji LUB normy euro. Jeszcze nie zostało to ogłoszone a już można spotkać różne informacje. Są 
auta wyprodukowane w końcówce 2004 roku, na przykład Toyoty, które spełniają normę euro 4 ale są sprzed 2005 roku. Czy tkie auta mieszkańców wjadą czy nie wjadą do stc?

Co najmniej 5. Krótszy okres spowoduje że mieszkańcy Krakowa zostaną narażeni na 
wydatki z tego powodu że zwiększony popyt na odpowiednie samochody wygeneruje 
wzrost ich cen.

Jednoznaczne zablokowanie możliwości wjazdu tysięcy pojazdów do Krakowa, ludzi którzy tutaj pracują i bardzo często płacą tu podatki ale nie mogą być zameldowani jest niesprawiedliwe 
ponieważ zmusi ich wszystkich do zakupu samochodu w ciągu zaledwie kilku miesięcy. A to znaczy że znacznie przepłacą. Muszą istnieć jakieś okresy przejściowe, albo niech będzie to opłata albo 
wydłużenie czas wprowadzenia stc. Uważam, że jeżeli ktoś płaci podatki  w krakowskich urzędach skarbowych ale nie jest zameldowany, to powinien mieć wydłużony okres przejściowy w stosunku 
do turystów.

Ludzie, którzy pracują i płacą podatki w Krakowie powinni mieć wydłużony okres przejściowy w stosunku do turystów.

1.6.25 20:49:47 Usunięcie strefy dla mieszkańców. Normy nie przekładają się na emisje zanieczyszczeń. Mieszkańcy szczegolnie centrum, kazimierza, to często osoby starsze np moi rodzice 
60+. Nie stać ich na wymianę samochodu na nowszy.

Negatywnie. Miasto zmienia sie dla turystów, nie dla mieszkańców. 

1.6.25 20:50:11 Wszystkie płatne parkingi miejskie oraz dojazd od urzedów i instytucji publicznych w SCT Mam propozycję żeby SCT w Krakowie miały takie same rozwiązania jak w Berlinie np. plakietka Umweltzone. W Niemczech jest jeden wzór plakietki dla wszystkich miast i wszystkie 
plakietki w Polsce powinny być JEDNOLITE i HONOROWANE W KRAKOWIE. Jeśli każdy samorząd wymyśli własną plakietkę szyby w aucie mi nie starczy na plakietki  z wszystkich miast. 
Jedna PLAKIETKA DLA WSZYSTKICH MIAST!!!.  
W Niemczech są wytyczne Samochód będzie miał przyznaną Plakietkę na podstawie rodzaju silnika oraz roku produkcji i daty pierwszej rejestracji. Benzyna – I rejestracja od 01.1993 albo 
norma co najmniej Euro1  
Diesel – I rejestracja od 01.2006 albo Euro 4/5/6
TIR/BUS – I rejestracja od 10.2006 albo Euro4/5/6 

Przedłużyć ten termin do 8 lat. Powinna być opcja też tygodniowa i 3 miesięczna. Tak opłata powinna funkcjonować jak w Londynie opłata congestioncharge Inwalidzi, pacjenci przyjeżdżający do lekarza. Ale ogólnie zasady SCT powinny być maksymalnie uproszczone oraz niewykluczające 
mieszkańców centrum Krakowa. 

1.6.25 20:50:20 Strefa powinna obejmować jedynie ściśle centrum miasta (obszar starego miasta) aby osoby spoza Krakowa mogły nadal dojeżdżać do pracy bądź szpitali Ludzie pracujący w Krakowie również powinni zostać wyłączeni na podstawie 
udokumentowanego miejsca pracy

Bardzo źle. W zdecydowanej większością są to ludzie dojeżdżający głównie do pracy i nie powinni oni być obciążani dodatkowymi kosztami Ludzie pracujący w Krakowie również powinni zostać wyłączeni na podstawie udokumentowanego miejsca pracy

1.6.25 20:50:23 Jedynie ścisłe Centrum okolice Wawela. SCT - jedynie ścisłe Centrum okolice Wawela. 15 lat Jak płacą to już nie trują - ale obłuda. SCT tylko wokół Wawela. Żadnych wyłączeń - SCT tylko wokół Wawela.
1.6.25 20:52:21 Rynek i pierwsza obwodnica Obszar należy zwiększyć, jeśli wy macie kasę na nowe wozy to nie znaczy że inni też będą mieć Powinny być wpuszczane wszystkie samochody które przejdą badania techniczne. Samochod który przeszedł badanie techniczne jest pojazdem sprawnym i powinien mieć możliwość 

jazdy po miastach 
Jeśli sct obejmie tylko rynek i pierwsza obwodnicę to może byc Kolejny skok na kasę biednych. Kogo stać na nowe drogie samochody? Może was mnie i wielu mieszkańców nie stać Lista spoko niech se będzie ale w ciągu pięciu lat nie uzbieram na nowy samochód, a po za tym w Krakowie jest wiele stłuczek, jeśli 

zastąpicie większość samochodów elektrykami to będzie bardzo dużo wraków ponieważ będą często orzekane szkody całkowite, wystarczy 
zarysować samochód 

1.6.25 20:52:36 Należy zacząć od obszaru bliżej centrum, powinno dać się dojechać do miasta do punktów przesiadkowych, centrów handlowych itp. 
Jest to w interesie miasta, bo przyjezdni zostawiają tu pieniądze. Należy podejść do tematu rozsądnie, sprawdzić efektu przed 
wdrożeniem SCT na szerszą skalę.

Należy złagodzić wymagania, powinny obowiązywać wszystkich, ale należy się skupić na wyeliminowaniu samochodów które zanieczyszczają najbardziej, przede wszystkim tych które 
żadnych standardów nie spełniają. Norma EURO4 dla obu typów paliw wydaje się wystarczająca.

Nie ma on sensu z punktu widzenia poprawy jakości powietrza, pojazdy mieszkańców 
powinny przede wszystkim spełniać normy emisji, natomiast wymagania należy 
złagodzić. Poruszanie się po Krakowie jest tam samo ważne dla mieszkańców jak i 
pracujących w mieście w firmach które tu płacą podatki.

Wyjątki powinny być możliwe, są różne sytuacje których przepisy nie przewidują. Im więcej wyjątków tym cały pomysł ma mniej sensu, zamiast tego należy złagodzić wymagania i ograniczyć obszar strefy.

1.6.25 20:54:01 Dla mieszkańców Krakowa nie powinno być strefy Dla mieszkańców Krakowa nie powinno być strefy 
1.6.25 20:54:11 Tak Za mało  miejsc ,parking  przed zabytkami Dla wszystkich zainteresowanych Bezpłatne Wprowadza segregowane  dla emeryta  to jest problem  z innego  miasta 
1.6.25 20:54:51 Moim zdaniem to jest wpędzanie najbiedniejszej klasy spolecznej zamieszkującej Kraków w koszty oraz turystów z mniejszymi dochodami. Weźmy pod uwagę że nie każdego stac na nowszy samochód a jesli 

będą wyznaczone obszary do parkowania i tak klasa ta bedzie musiała dodatkowo wykupić bilet aby dostać się do centrum

Wziąłbym również pod uwagę ze często przejazd przed centrum jest tylko potrzebny aby dostać się z jednego krańca miasta na drugi co często komunikacja miejska nie jest możliwie bądź zajmuje 2razy więcej 
czasu.

Nie, uważam że warto skupić się na innych problemach miasta Opisane jak powyżej. Skupiła bym się na nie organizowaniu hucznych eventow z fajerwerkami oraz ograniczeniu budowania wysokich budynków zamykających korytarze powietrzne. Tak, uwazam że jest to duże uderzenie w klasę średnią mieszkająca w Krakowie oraz 
turystów z tej samej że grupy

Bardzo słabo, ceny biletów mpk rosną, strefy płatnego parkowanie się rozszerzają i ceny również rosną, wydaje mi się że to sposob na dodatkowy zarobek 

1.6.25 20:55:36 Wszystkie osoby ktore odprowadzaja podatki w krakowie nie powinny placic dodatkowych plac za poruszanie się samochodem. Uważam że do sct powinny miec dostep wszystkie pojazdy ktore sa zarejestrowane w krakowie
1.6.25 20:56:21 Zmniejszyć obszar, nie powinien obejmować całego miasta. Sklepy, ośrodki kultury, stadiony, szpitale. Wymagania są obecnie  za  wysokie, polaków nie stać jeszcze na najnowsze samochody. Każdy powinien móc wjechać w wyjątkowych sytuacjach. Nie mam zdania.
1.6.25 20:57:35 ograniczyć strefę tylko do rynku, zainwestować oszczędzone pieniądze w większą ilość stacji badających jakość powietrza żeby dało się tworzyć realne modele Tworząc takie wyjątki pokazuje się że nie chodzi o poprawę jakości powietrza tylko o pozbawienia biedniejszych osób prawa do 

niezależnego przemieszczania się po mieście 
Norma emisji EURO nie powinna być wykładnią czy dany samochód może gdzieś wjechać - jeżeli już to każde auto powinno przechodzić certyfikacje, nigdy nie wiadomo w jakim stanie jest 
silnik, czy był modyfikowany oraz czy dalej posiada wszystkie elementy układu wydechowego  

Mechanizm umożliwiający wprowadzanie nadużyć i komplikujący prawo Jeżeli celem jest poprawa jakości powietrza to wprowadzenie opłat spowoduje że budżet rodziny przeznaczony na auto będzie musiał być uszczuplony o nowy podatek, wiec zamiast poprawić 
stan/jakość pojazdu będę musiał z czegoś zrezygnować (części "opcjonalnych napraw", lub tankować brudne/tanie paliwo)

Nie powinno być żadnych wyjątków, komplikowanie prawa i niemożność egzekucji 

1.6.25 20:58:41 Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych – poprzez redukcję liczby zwężeń, buspasów, dróg rowerowych tworzonych kosztem pasów 
samochodowych (np. w ciągu Mostu Grunwaldzkiego), szybsze przeprowadzanie remontów,  rozbudowę sieci drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która 
odciążyłaby drugą obwodnicę).
Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być zredukowany do minimum – do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie 
normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby 
dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Należy podkreślić, że w pierwszym rzędzie władze miasta powinny dążyć do udrożnienia szlaków komunikacyjnych i  rozbudowę sieci 
drogowej (w tym – w najbliższej możliwej przyszłości – budowa pełnej trzeciej obwodnicy, która odciążyłaby drugą obwodnicę).
Dopiero, w razie gdyby tego typu działania nie pomogły i strefa musiała w świetle ustawy funkcjonować, to obszar powinien być 
zredukowany do minimum – to jest do obszaru, na którym wykazano by, że:
1    został przekroczony średnioroczny poziom dwutlenku azotu (przesłanka ustawowa);
2    emisja pochodzi rzeczywiście z transportu;
3    redukcja ruchu danych kategorii pojazdów miałaby znaczący wpływ na jakość powietrza.

W tym momencie nie da się takiego obszaru wskazać – obecnie można jedynie powiedzieć, że jedynie w jednym miejscu, na samym 
środku al. Krasińskiego, pomiędzy jezdniami, jest stwierdzane przekroczenie normy średniorocznej NO2. Ale źródła tego stanu rzeczy i 
potencjalne narzędzia służące poprawie powinny zostać zbadane.

Niezależnie od mojego negatywnego stanowiska w sprawie strefy, podkreślam, że z zakazów powinni być wyłączeni mieszkańcy 
Krakowa i gmin leżących w promieniu ok. 50 km od miasta – tak aby osoby dojeżdżające, aby pracować, świadczyć usługi i korzystać z 
dostępu do usług, w tym usług publicznych (np. szpitale, ośrodki zdrowia), nie zostały wykluczone komunikacyjnie.

Jeżeli jakiekolwiek wymogi mają obowiązywać, powinny one dotyczyć pojazdów nabytych po tym, jak te wymogi zaczną obowiązywać.

Powtarzając, że jestem przeciwko SCT na obszarze Krakowa, niezależnie od jej kształtu, chciałbym zaznaczyć, że minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami 
adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.

W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.

Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.

Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.

W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.

Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. 

Właściciel samochodu nigdy nie powinnien być poszkodowany przez zmiany prawa w 
sytuacji, gdy nabył pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające 
przejść przegląd techniczny. Zakazy w żadnym wypadku i nigdy  nie powinny dotyczyć 
pojazdów nabytych przed tym, jak wymogi SCT zaczną obowiązywać.

Każdy byłby poszkodowany, gdy musiałby zrezygnować ze sprawnego i dopuszczonego 
do ruchu  samochodu, który nabył, a więc z samochodu, który był najlepszą dostępnej 
opcją w chwili, gdy był kupowany. To do właściciela powinna należeć decyzja kiedy i 
dlaczego zrezygnuje ze swego pojazdu i go sprzeda.

Sztuczne wymuszanie sprzedaży narusza prawo własności i spowoduje szkodę u 
sprzedającego – także dlatego, że uzyskuje za samochód niższą cenę i musi ponieść 
większe koszty związane z transakcją (musi sprzedać pojazd, a więc zaproponuje cenę 
atrakcyjną dla nabywcy, a jednocześnie w najbliższej okolicy nie będzie chętnych do 
zakupu).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania 
norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Jeżeli miałaby obowiązywać strefa, to miasto powinno wprowadzić najszerszy możliwie katalog wyjątków tak aby nie było potrzeby tworzenia systemu pobierania opłat. 
Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub 
homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz 
stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.

Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich.  Tak stanowi KONSTYTUCJA .
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.

Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Byłoby to działanie szkodliwe społecznie.

Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).

Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne.

1.6.25 20:58:50 Brak strefy sct. Co z osobami przewlekle chorymi potrzebującymi częstych wizyt u lekarzy np. Chemioterapia i nie stać ich na nowe auto oraz przez słabą odporność odpada całkowicie transport publiczny NIE DLA SCT!!!!! A co z bogaczami w nowych autach oraz władzą!?!?!? Każdy razem z prezydentem na rowerek NIE DLA SCT Nie dla sct No chyba sobie żartujecie. Urzędnicy na rowery a nie samochodami! Cały rok na rower! A co ze studentami ze wsi, niepełnosprawnymi z małych wiosek, ludźmi pracującymi za minimalną krajową….. URZĘDNIKÓW NA ROWERY! 
Nie dla sct!!!!

1.6.25 20:59:29 NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT
1.6.25 21:00:15 Tak Tak Jest ok Dla mieszkańców do końca żywotność samochodu Tak Powinny być do końca żywotności pojazdu
1.6.25 21:00:26 NIE dla wykluczenia swobody poruszania się dla biednych NIE dla wykluczenia swobody poruszania się dla biednych NIE dla wykluczenia swobody poruszania się dla biednych NIE dla wykluczenia swobody poruszania się dla biednych NIE dla wykluczenia swobody poruszania się dla biednych NIE dla wykluczenia swobody poruszania się dla biednych
1.6.25 21:00:48 Wystarczy wprowadzić tylko ścisłe Centrum Miasta!!-jeśli już zostały podpisany te bezsensowne propozycje SCT A INNYCH INSTYTUCJI /URZĘDÓW/OŚRODKÓW ZDROWIA ITD... JAK W RAZIE CZEGO DOJECHAĆ!?-Albo jak zabrać starszych członków 

rodziny ,którzy już nie mają pojazdów zarejestrowanych ze względu na wiek na siebie i trzeba ich zabrać z domu mieszkających w 
SCT!??

Standardy emisji Euro nic nie dają- więc te przepisy są chore, ponieważ przykładowo mój pojazd z silnikiem 1,5 d z roku 2010 wydala mniej CO2,(Euro 5) niż np. najnowsze BMW SUV i to 
z silnikiem benzynowym, ale ono będzie jeździło...-bo ma go człowiek bogaty . -tak więc jest to po prostu bzdura!!-to jest po prostu uderzenie w ludzi biedniejszych!!-Zadam proste 
pytanie !??-ile ludzi o tym decydujących ma auto starsze niż np.5 lat!???

ok 50 lat mieszkałem w Krakowie ,a parę lat temu się wyprowadziłem i auto 
przerejestrowałem ,ale mam dalej mieszkanie w którym mieszka syn ..i co nie będę mógł 
go odwiedzić...bo nie wiadę!!-chore i nienormalne!!

Oczywiście kolejne złodziejstwo w świetle prawa???-tak jak i rozszerzanie strefy płatnego parkowania......

1.6.25 21:00:53 Propozycja jest niezgodna z konstytucją. 
1.6.25 21:02:05 Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta! Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta! Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta! Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo 

OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta!
Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta! Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta!

1.6.25 21:02:07 SCT powinno byc uwzglednione tylko w centrum miasta. Moja proppzyjca jest ogarniczenie II obwodnica oraz Wisla. Stan samochodu, ilosc przejechanych kilometrow zawsze bede mówić duzo o emisji spalin. Uwazam ze wprowadzenie w wyznaczonym obszarze oraz zalozeniem ze nie dotyczy to 
mieszkańców tych terenow pomoglo by rozwiazac problem,  dodatkowo uważam, że utrzymanie cen biletów w komunikacji miejskiej będzie istotny.

Niestety nie każdego stać na wymianę samochodu, jeśli on spełnia zakres wymagany w 
badaniu rejestracyjnym to uważam że mamy problem rozwiązany.

Dużo lepszym rozwiązaniem będzie wybudowanie większej ilości parkingów Park and ride Odpowiedź zawarta we wcześniejszych pytaniach

1.6.25 21:02:18 Nie powinno być SCT Nie powinno być SCT Nie powinno być SCT Nie powinno być SCT Nie powinno być SCT Nie powinno być SCT
1.6.25 21:02:43 Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta! Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta! Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta! Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo 

OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta!
Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta! Urzędnicy jako pierwsi już teraz powinni pozbyć sie aut i chodzić na pieszo OBOWIĄZKOWO! Nie dla getta!

1.6.25 21:02:51 Uważam że strefa czystego transportu to zły pomysł dla Krakowa. Jeśli już taka strefa miała powstać to maksymalnie w obrębie starego miasta lub rynku Cały Kraków powinien być dostępny dla każdego Standard euro to ściema. Samochody które mają nawet 30 lat potrafią być bardziej  ekologiczne ten mają mniejsze spalanie emitują mniej dwutlenku węgla niż nowoczesne ciężkie suvy 
które będą mogły wjeżdżać bez problemu

Strefa czystego transportu to pomyłka i nie powinna być wprowadzona Jak nie wiadomo o co chodzi to wiadomo że chodzi o pieniądze. Z takiej stref będą mogli korzystać tylko ci któryvh stać na samochód który będzie mógł do tej strefy wjechać a plebs niech nawet nie 
myślisz że będzie mógł jechać do Kraków

1.6.25 21:03:55 Spadajcie z tym sct. Sami sobie chodźcie na pieszo skoro tacy jesteście fajni…. WON Z SCT!!! Spadajcie z tym sct. Sami sobie chodźcie na pieszo skoro tacy jesteście fajni…. WON Z SCT!!! Spadajcie z tym sct. Sami sobie chodźcie na pieszo skoro tacy jesteście fajni…. WON Z SCT!!! Spadajcie z tym sct. Sami sobie chodźcie na pieszo skoro tacy jesteście fajni…. WON Z 
SCT!!!

Spadajcie z tym sct. Sami sobie chodźcie na pieszo skoro tacy jesteście fajni…. WON Z SCT!!! Spadajcie z tym sct. Sami sobie chodźcie na pieszo skoro tacy jesteście fajni…. WON Z SCT!!!

1.6.25 21:03:55 Tak Tak 10 lat Nie wprowadzać opłat wyłączających
1.6.25 21:04:49 Nie zgadzam się wraz z całą rodziną na stworzenie strefy "tyko dla bogatych" która unicestwi resztki jakie pozostały obecnie obecnych zasobów mieszkańców żyjących tu od kilku pokoleń. Miasto już straciło 

specyficzną gwarę, specyficzny klimat. Polityka ostatnich kilkudziesięciu lat polegała najpierw na wymieszaniu intelektualistów krakowskich budując Nową Hutę, faktycznym wysiedlaniu z centrum osób 
oddając ślepo kamienice, a dziś ma to dokończyć strefa dla bogatych ( skoro za 500 zł/miesiąc stare auto jest już "zdrowe", a nowa terenówka z 5-cio litrowym silnikiem też nie truje). 

Dziś duża liczba mieszkańców Krakowa - tych rodzin żyjących tu od wieków, została wypędzona czynszami do okolicznych wsi i 
dlaczego budujące to miasto od dziesiątek lat mają być karani?

To nie samochody zatruwają powietrze w Krakowie, tzw. SMOG pojawia się również w dni wolne, święta gdy ruch na ulicach jest minimalny, a pojawia się zwłaszcza wieczorem gdy spłynie 
powietrze z gęsto zamieszkałej okolicy Krakowa po powrocie do domów mieszkańców z pracy i zapaleniu wszelkich pieców i urządzeń grzewczych w domach i np. pieców w szklarniach.

Ten przepis jest niezgodny z artykułem 64 Konstytucji, auto było kupione legalnie i jest 
własnością, dodatkowo podlega też prawu dziedziczenia i zgodnie z zapisami Konstytucji 
spadkobiercy będą jego właścicielami.

No i o to chodzi w tym całym projekcie, o złupienie kierowców niezależnie od stanu technicznego auta. Auto na Cyklon B będzie mogło wjechać po wniesieniu opłaty. Czyli po pięciu latach każdemu mieszkańcowi dacie bezzwrotną pożyczkę na zakup nowego auta? Czy może każdy posiadacz będzie musiał 
zezłomować sprawne auto, przejść na bezrobocie jeśli wykonywana praca wiązała się z przejazdami autem np. do klientów? Czy może 
będzie bezpłatna eutanazja jak już zostaniemy bez środków do życia?  Grupą specjalnie uprzywilejowaną powinni być wszyscy mieszkańcy 
zamieszkali i zameldowani w Krakowie i ich pojazdy powinny do końca swojego technicznego życia mieć możliwość normalnego poruszania 
się po mieście bez wymyślnych haraczy.

1.6.25 21:06:17 Należy tę uchwałę wyrzucić do kosza jest głupia i niepotrzebna! Zgłaszam protest przeciwko jakimkolwiek obszarom. Żadnych zakazów dla pojazdów! Żadnych ograniczeń w latach dla mieszkańców Krakowa i z poza miasta! Żadnych opłat za wjazd do miasta. Żadnych samochodów nie powinno się dyskryminować przy wjeździe do miasta Krakowa.
1.6.25 21:08:49 Brak strefy w Krakowie dla jego mieszkańców Wszystkie auta mieszkańców mogą poruszać się po strefie bez względu na standard emisji Euro pod warunkiem że są sprawne technicznie, tzn mają ważny przegląd. Brak SCT dla mieszkańców, kiedykolwiek w przyszłości. Cały czas podwyższanie opłat za parkowanie, płatne parkowania w sobotę, każda opłata oraz podwyższanie opłat to patologia w czystej postaci. Wszystkie pojazdy mające ważny przegląd, należąc do mieszkańców Krakowa, powinny być wyłączone z SCT.
1.6.25 21:09:30 W okresie przejściowym samochody z zapłonem samoczynnym wyprodukowane nie później niż 2010 (bezterminowo). Okres ten powinien być wydłużony do lat 10. W takim okresie nastąpi samoistne 

"wygaszenie" samochodów niespełniających odpowiednich norm, które są już w 
posiadaniu mieszkańców. Rozsądne byłoby wprowadzenie proponowanego okresu 10 lat 
dla pojazdów, które są w posiadaniu właściciela na dzień wejścia w życie uchwały oraz 
(innymi słowy nabytych przed dniem wejścia uchwały) 5 lat dla pojazdów nabytych po 
dniu wejścia w życie uchwały. 

W przypadku, gdyby argumenty przeciwko SCT nie znalazły uznania to tak, uważam że powinna być wprowadzona możliwość wnoszenia opłaty emisyjnej, jednakże dla mieszkańców opłata powinna 
być o 50% niższa. 

Bezzasadne jest wyłączenie pojazdów określonych w pkt. 4 załączniku 2 do projektu uchwały. Jeżeli instytucje Państwa i samorządu 
proklamują tego rodzaju rozwiązania i narzucają społeczeństwu to jako wyraz obłudy i stawiania się ponad prawem są wyłączenia 
wskazane w w/w przepisie. Dokładnie ta sama argumentacja dotyczy pozostałych podmiotów, jak kościelne osoby prawne czy organizacje 

 pozarządowe. 

1.6.25 21:10:03 Ścisłe centrum aby dotyczyło Nie ma innych miejsc Nie stać ludzi na samochody spełniające normy Min 7 lat okres Co z ludźmi którzy pracują w tych strefach i zarabiają  mało czyli większość kogo będzie stać ma się zwolnić? Krakowian Ale nie krakowianie tylko pracują w Krakowie 
1.6.25 21:10:05 2004 benzynę 2010 diesel I na **** ta opłata pójdzie?
1.6.25 21:11:19 Euro 4 diesel 
1.6.25 21:11:27 Powinna być ograniczona do ścisłego centrum miasta, tzn. Starego Miasta i Grzegórzek - czyli tam, gdzie nasycenie komunikacją publiczną jest wysokie. Pojazdy benzynowe o małych pojemnościach silników (poniżej 1,2 l), hybrydowe, napędzane CNG lub LPG powinny być potraktowane łagodniej (dopuszczenie starszych pojazdów). 

Pojazdy elektryczne i hybrydowe plug-in wolny wjazd bez względu na rok produkcji.
Jakiekolwiek wyłączenia są niezgodne z konstytucyjną zasadą równego traktowania. Czy 
pojazdy mieszkańców trują mniej niż pojazdy przyjezdnych? Skoro przyjezdni będą się 
musieli przesiąść do komunikacji publicznej, to tym bardziej powinni to zrobić 
mieszkańcy.

Możliwość wjazdu za opłatą powoduje, że strefa traci sens. Zakaz wjazdu dla wszystkich na równych zasadach, można zrobić wyjątek np. raz w miesiącu pozwolić na wjazd (12 razy w roku). Jak wyżej. Wszystkich powinny obowiązywać takie same zasady.

1.6.25 21:11:36 G
1.6.25 21:13:07 Standardy emisji dla pojazdów ciężarowych powinny być odpowiednio niższe, na wzór Warszawy, że względu na specyfikę taboru świadczącego usługi dowozowe i przewozowe na terenie 

miasta 
1.6.25 21:13:32 Tylko Rynek Główny Obszar powinien obowiązywać wszędzie poza scislym centrum, najlepiej rynkiem glownym Diesle od 2014zl? Czyli strefa tylko dla bogaczy Czemu ludzie z poza krakowa mają być dyskryminowani? Haracz od biednych ludzi. 
1.6.25 21:13:36 Opłata powinna dotyczyć każdego pojazdu nie zarejestrowanego w mieście. bez względu na rok produkcji  samochodu wyemilinowało by to w dużym stopniu gigantyczne korki w Krakowie Mieszkańców płacący podatki w Krk  nie powinny obowiązywać  jakiekolwiek wymogi 

SCT jak wiadomo to nie krakowianie powodują tak duże zanieczyszczenie powietrza,.
Bardzo dobre rozwiązanie  stawki powinny być o wiele wyższe 

1.6.25 21:13:53 Uważam, że nie należy wprowadzać tego typu rozwiązań, gdyż są one wykluczające dla społeczeństwa i utrudniają w znacznym stopniu ich życie. Konsekwencjami takich działań mogą być chociażby: trudności 
w dostaniu się do lekarza czy innych instytucji osób z obrzeży miasta lub spoza niego, gdzie dojazd komunikacją jest ograniczony lub też zajmuje dużo czasu w porównaniu do przejazdu autem. Dodatkowo jest 
to dyskryminujące dla osób, które nie mogą sobie pozwolić na zakup nowszych aut, które są zaaprobowane w ramach tej ustawy, zważając choćby na swoją sytuację materialną. 

Nie popieram projektu SCT i wszelkich zmian wiążących się z nim. Nie popieram projektu SCT i wszelkich zmian wiążących się z nim. Nie popieram projektu SCT i wszelkich zmian wiążących się z nim. Nie popieram projektu SCT i wszelkich zmian wiążących się z nim. Nie popieram projektu SCT i wszelkich zmian wiążących się z nim. 

1.6.25 21:14:56 zdecydowanie NIE dla "tzw strefy czystego transportu" NIE NIE NIE!
nie urzędnicy bedą decydować o tym kto i jakim autem ma ochote sie poruszać po mieście.nie po to paliwa są obłożone podatkami by jeszcze zabraniac kierowcą wjazdu do miasta 

zdecydowane Nie dla "strefy" nie na tym polega wolność by narzucać ludzią co wolno a co nie wolno powyższe rozwiązanie do kosza! zdecydowanie nie zgadzam sie z powyższą propozycją
w cenie paliw jest wystarczająca ilość podatków 

żadnych stref i doddatkowych opłat dla właścicieli czy kierowców pojazdów spalinowych!

1.6.25 21:14:59 Strefa nie powinna obowiązywać mieszkańców Jest ok Tak, ale stawka powinna być wysoka
1.6.25 21:15:09 Nowy projekt strefy powinien umożliwiać dojazd do parkingów P+R. Mieszkańcy non stop zgłaszają ten postulat i jest on konsekwentnie ignorowany. Przykładowo najnowsza propozycja uchwały dalej nie 

wyłącza z SCT dojazdu do pętli na Czerwonych Makach. SCT nie powinna być równoznaczna z granicami administracyjnymi miasta, a de facto znowu tak jest, czy naprawdę jest tak trudno zrozumieć że ludzie 
jeżdżą starymi autami bo nie mają wyboru, a jak im się jeszcze uniemożliwi dotarcie do komunikacji miejskiej to stracą pracę lub nie będą się mogli kształcić/dotrzeć do lekarza/etc.? 

Jak zawsze postulat ten zostanie zignorowany, ale spróbuję jeszcze raz - dojazd do pętli przy Czerwonych Makach powinien zostać 
wyłączony ze strefy.

OK. Najnowsza propozycja SCT pozwala na wjazd do strefy pojazdom zabytkowym ale jedynie 51 razy w roku. Nie jest to do zweryfikowania i 
co ważniejsze - takie ograniczenie jest zbędne. Pojazdy zabytkowe to promil pojazdów jeżdżących po drogach, uzyskanie takiego statusu 
jest obecnie bardzo trudne. Dodatkowo właściciel auta zabytkowego mieszkający w Krakowie będzie zmuszony do wywiezienia go z miasta 
lub sprzedania go. Przepis w takim kształcie jest tak absurdalnie pozbawiony sensu, że jedynie objęcie dojazdów do parkingów P+R strefą 
czystego transportu jest większym nieporozumieniem.



1.6.25 21:15:29 Wewnątrz 1 obwodnicy Do każdego szpitala Euro 1benzyna 
Euro 3 diesel

Dodatkowo 10 lat dla krakowian 65 plus, kombatantów Pozytywnie Dodatkowo uwzględnić kombatantów

1.6.25 21:17:01 Dla silników diesla EURO 5, dla benzynowych EURO 4 Proponuje również wprowadzić okres wyłączenia dla mieszkańców gmin ościennych z 
uwagi na konieczność codziennego dojazdu do Krakowa celem pracy, edukacji, etc.

Zgadzam się.

1.6.25 21:18:03 Kompletny brak strefy Cały krakow Brak limitów Powinno być usunięte Za bardzo zły i wykluczający biedne rodziny.
1.6.25 21:18:39 SCT powinna obowiązywać do 2 obwodnicy. Maksymalnie strefa powinna sięgać do ram zbliżonych do obecnej strefy płatnego parkowania. Dlaczego nie uwzględniono innych parkingów np. dojazd do PaR Czerwone Maki, Kurdwanów. Te kilka parkingów szybko się zapełnią 

powodując dodatkowe problemy.
Pierwsza wersja która miała wejść w życie w 2024 była przyzwoita i dawała możliwość dostosowania się szczególnie osobom pracującym w Krakowie do wymogów SCT. Powinno być dodatkowe wyłączenie dla osób pracujących w Krakowie. Z tego wynika że SCT jest do zarabiania pieniędzy a nie do poprawy jakości powietrza. Przynajmniej śladem Warszawy kilka dni w roku zwolnić przyjezdnych mieszkańców woj. małopolskiego z 

uiszczania opłaty. Uruchomić program dopłat dla osób których nie stać na zmianę samochodu spełniającego SCT.
Czasowe wyłącznie dla osoby bliskiej w pierwszej linii lub opiekunowi prawnemu przyjeżdzającej do osoby chorej w szpitalu.

1.6.25 21:19:26 Ścisłe centrum I dzielnica. Euro 2 benzyna, euro 3 diesel. Wyłączyć całkiem mieszkańców Krakowa. Zrobić jak w u sąsiadów. Naklejka na szybę na całe życie samochodu. Ewentualnie roczne. Dodać pojazdy z LPG i seniorów. Pojazdy zabytkowe bez limitu dni.
1.6.25 21:20:04 Uważam, że granice Strefy Czystego Transportu powinny uwzględniać obszary o największym natężeniu ruchu oraz najbardziej narażone na zanieczyszczenia. Warto również przeanalizować możliwość 

pozostawienia kluczowych tras tranzytowych oraz dróg prowadzących do ważnych punktów (np. szpitali, szkół czy miejsc pracy) poza SCT, aby nie utrudniać codziennego życia mieszkańców i osób 
dojeżdżających spoza miasta.

Poza już zaproponowanymi miejscami, ważne wydają się:
Główne dworce kolejowe i autobusowe (np. Dworzec Główny w Krakowie) – w celu promowania transportu publicznego.
Obiekty kulturalne, takie jak muzea czy teatry, które są ważne dla turystów i lokalnej społeczności.
Ośrodki edukacyjne, zwłaszcza uniwersytety i szkoły wyższe, aby nie ograniczać dostępu studentom spoza miasta.

Propozycja oparta na normach Euro powinna być bardziej elastyczna. Starsze pojazdy często są jedyną możliwością dla osób mniej zamożnych. Zamiast wykluczać starsze auta, warto 
wprowadzić np. system wsparcia dla wymiany pojazdów na bardziej ekologiczne lub programy dotacji na instalację LPG czy systemów hybrydowych.

Uważam, że 5-letni okres przejściowy jest rozsądny, ale powinien być powiązany z 
aktywnym wsparciem dla mieszkańców w przejściu na bardziej ekologiczne środki 
transportu. Można rozważyć dłuższy okres (np. 7-8 lat) dla osób starszych, które mogą 
mieć większe trudności z wymianą pojazdu.

Rozwiązanie to wydaje się rozsądne, pod warunkiem że opłaty będą adekwatne i nie zbyt wysokie, aby nie stały się barierą ekonomiczną dla przeciętnego kierowcy. Powinny być także przeznaczone 
na działania wspierające rozwój transportu publicznego oraz programy poprawy jakości powietrza.

Lista wyjątków wydaje się dobrze przemyślana, ale warto rozważyć rozszerzenie jej o:
Pojazdy należące do osób z niepełnosprawnościami, niezależnie od adnotacji w dowodzie rejestracyjnym.
Pojazdy, których właściciele aktywnie uczestniczą w programach zmniejszania emisji (np. instalacja LPG).
Auta wykorzystywane przez mikroprzedsiębiorców, szczególnie dostawcze, którzy mogą mieć trudności z wymianą pojazdów.

1.6.25 21:20:18 Żadnej sct do chwili zakazu lotów samolotami, w przeciwnym razie to tylko propaganda dla biednych ludzi. To wykluczenie i ograniczenie wolności i praw zwykłych obywateli. To kontrola i nadzór nad 
społeczeństwem jaki chcą mieć rządzący.

Po Jeżeli samochód ma przegląd techniczny bez względu na rok produkcji winień być dopuszczony do ruchu po mieście, w przeciwnym przypadku jest to ograniczenie podstawowych praw 
obywateli

Żadnej strefy sct, najpierw likwidacja lotów samolotów Ograniczające prawa obywateli Żadnej strefy, żadnych ograniczeń. Jak przestaną latać samoloty, to wtedy można rozmawiać o jakiejkolwiek strefie sct. Każda strefa sct, to 
łamanie naszej Konstytucji.

1.6.25 21:20:19 Strefa powinna dotyczyć centrum i dzielnic sasiadujacych, a nie granicy miasta Kraków Nie ma miejsc parkingowych do zaparkowania samochodów w okolicach granicy miasta Kraków, poza tym w godzinach szczytu, gdy 
studenci, pracownicy, uczniowie będą jechać do pracy/szkół/uczelni, będzie chaos w komunikacji, a co z zagranicznymi samochodami, 
turystami? 

Gdy była pandemia i praktycznie nikt się nie przemieszczał, nie było ruchu samochodowego, czy jakość powietrza była lepsza? Ludzie pracujący w Krakowie również powinni być tym objęci, ludzie mają inne priorytety 
niż kupowanie samochodu pół roku przed zmianami. Przecież ludzie pracujący na 
obrzeżach stracą pracę... 

Chore... Pojechaliście po bandzie z takim rozwiązaniem Będzie kombinatorka, jak z tablicami zabytkowymi

1.6.25 21:20:21 SCT jest niczym innym jak podziałem mieszkańców miast na lepszych (bogatych) i gorszych (biedni). Równość obywateli gwarantowana przez konstytucję jest zamiatana pod dywan ABSURDALNYMI przepisami 
unii europejskiej i próbą budowy narracji o fundamencie ekologicznym tego zabiegu. Czy wyłączenie, ograniczenie, swobód obywatelskich i możliwości poruszania się po mieście samochodem niespełniającym 
wymagań będzie również skutkowało tym, że podatki i opłaty osób wykluczonych nie będą przeznaczane na utrzymanie dróg, po których nie będą się mogli poruszać? Jaka jest alternatywa dla SCT? Tańsza 
komunikacja? Oczywiście, że nie. Droga komunikacja, ostracyzm osób, których nie stać, albo po prostu nie mogą sobie pozwolić na wymianę samochodu, wspiera jedynie osoby, które mają nowe samochody, 
mimo że wiele silników będzie miało większą emisję spalin niż nawet 20letnie diesle, ale za to doskonale wpiszą się w narrację, ze stare więcej kopci. Rozwiązaniem pewnie będzie rozdanie wszystkim nowych 
samochodów. 800+ się sprawdza, więc czemu nie pogram nowy samochód dla każdego.

SCT jest niczym innym jak podziałem mieszkańców miast na lepszych (bogatych) i gorszych (biedni). Równość obywateli 
gwarantowana przez konstytucję jest zamiatana pod dywan ABSURDALNYMI przepisami unii europejskiej i próbą budowy narracji o 
fundamencie ekologicznym tego zabiegu. Czy wyłączenie, ograniczenie, swobód obywatelskich i możliwości poruszania się po mieście 
samochodem niespełniającym wymagań będzie również skutkowało tym, że podatki i opłaty osób wykluczonych nie będą 
przeznaczane na utrzymanie dróg, po których nie będą się mogli poruszać? Jaka jest alternatywa dla SCT? Tańsza komunikacja? 
Oczywiście, że nie. Droga komunikacja, ostracyzm osób, których nie stać, albo po prostu nie mogą sobie pozwolić na wymianę 
samochodu, wspiera jedynie osoby, które mają nowe samochody, mimo że wiele silników będzie miało większą emisję spalin niż 
nawet 20letnie diesle, ale za to doskonale wpiszą się w narrację, ze stare więcej kopci. 

SCT jest niczym innym jak podziałem mieszkańców miast na lepszych (bogatych) i gorszych (biedni). Równość obywateli gwarantowana przez konstytucję jest zamiatana pod dywan 
ABSURDALNYMI przepisami unii europejskiej i próbą budowy narracji o fundamencie ekologicznym tego zabiegu. Czy wyłączenie, ograniczenie, swobód obywatelskich i możliwości 
poruszania się po mieście samochodem niespełniającym wymagań będzie również skutkowało tym, że podatki i opłaty osób wykluczonych nie będą przeznaczane na utrzymanie dróg, po 
których nie będą się mogli poruszać? Jaka jest alternatywa dla SCT? Tańsza komunikacja? Oczywiście, że nie. Droga komunikacja, ostracyzm osób, których nie stać, albo po prostu nie 
mogą sobie pozwolić na wymianę samochodu, wspiera jedynie osoby, które mają nowe samochody, mimo że wiele silników będzie miało większą emisję spalin niż nawet 20letnie diesle, 
ale za to doskonale wpiszą się w narrację, ze stare więcej kopci. 

Wycofanie się z tego absurdalnego pomysłu SCT Świętne rozwiązanie - znowu traktujące wszystkich podatników równo. Nie stać Cię biedaku na nowy samochód to płać, że jesteś biedny dodatkową karę 

1.6.25 21:20:25 Uważam, że SCT powinna obejmować maksymalnie drogi powiązane z rynkiem głównym Uważam, że 01.07.2025 to za wczesna data wykluczenia starszych pojazdów. Wczesniejsza SCT zakazywała wjazdu pojazdom z silnikiem diesla niespełniającym norm dopiero rok później. 
Nie powinno to być przyspieszone. W tej chwili do 1 lipca mamy raptem parę miesięcy.

Rozwiązanie wydaje się dobre. Jednak pojawia się tutaj pytanie jak byłoby to liczone? Jesli czas liczony od wjazdu do wyjazdu to w porządku, jednakże co w przypadku kiedy ktoś tylko wjeżdża i 
pozostawia samochód na parę dni? Taki pojazd nie emituje wtedy zanieczyszczeń i nie powinien być objęty opłatami 

1.6.25 21:21:25 Stan technicznych i dopuszczenie do poruszania się w strefie powinny określać stacje diagnostyczne. Mieszkańcy płacący podatki na terenie miasta
Powinni mieć możliwość poruszania się 
w strefie.

1.6.25 21:21:30 Strefa czystego transportu jest pomysłem oderwanym od rzeczywistości i nastawionym na eliminowanie mieszkańców o niższych dochodach Strefa czystego transportu określa miejsca dostępne dla "wybranych" czyli tych których sytuacja majątkowa jest lepsza i eliminuje 
mieszkańców o niższych dochodach - jest to dyskryminacja nastawiona na promowanie tylko mieszkańców o wyższych dochodach

Standardy emisji Euro nie były w żaden sposób konsultowane z mieszkańcami Polski i Krakowa, są normą unijną i nie powinny być wyznacznikiem i sposobem na eliminację mieszkańców 
Krakowa.

Proponuję wprowadzić normalność czyli nie branie pod uwagę oderwanych od 
rzeczywistości, aktywistów nastawionych na eliminację ludzi o innych poglądach z 
możliwości mieszkania w Krakowie

Jest to rozwiązanie nastawione na wykorzystywanie ludzi o mniejszych dochodach, takich, których nie stać na nowy samochód aby finansować utopijne wizje. Takie opłaty zawsze uderzają w 
najmniej zarabiających.

Jak rozumiem preferujemy osoby, które stać na kupowanie samochodów zabytkowych ( które najczęściej są bardzo drogie ) eliminując 
mieszkańców, których nie stać na zakup 3, 4 samochodu jako hobby, gratuluję podejścia, które jest typowe dla władzy - robimy wszystko 
aby przypodobać się bogatym a dla mniej zarabiających naszą propozycją jest opuszczenie naszego pięknego miasta - aby nie psuć 
Waszego dobrego samopoczucia. 

1.6.25 21:22:01 tak wszystkie park & ride powinny dawać możliwość, po co je budować jak nie można dojechać, trzeba być konsekwentnym, jak budujemy 
park & ride to musimy pozwolić do nich dojeżdżać, wiele osób do park ^ ride dojeżdża z obwarzanka, wszyscy skierują się na drogi 
główne, efekt będzie odwrotny zwiększone spalanie i korki i tak już mamy w KRK absurdalnie działająca w całym mieście światła, które 
nie dają zielonej fali tylko generują podwyższone spalanie a co za tym idzie zanieczyszczenie powietrza, w nocy nie świateł 
pulsacyjnych, jedyne miasto chyba na świecie z takim absurdem, regularnie jeżdżę po całej Europie i USA.

Norma Euro 4 w zupełności powinna wystarczać, ograniczanie dla 2014, 2018 to gruba przesada Mieszkańcy powinni mieć zawsze możliwość aż do momentu zakupu nowego pojazdu 
!!!!!

To jakiś absurd dlaczego pojazdy kultu są wyłączone, kościół ma pieniądze to oni pierwsi powinni się dostosować a nie mieszkancy

1.6.25 21:22:42 Pierwsza obwodnica. Planty. Uczelnie Wyższe. 15 lat Negatywnie 
1.6.25 21:25:04 Jestem za likwidacją tej strefy. Mieszkam w centrum. Nie stać mnie na nowy samochód. Jestem samotną emerytką jak ogromną większość tej strefy. Nie jesteśmy milionerami. Poski emeryt a niemiecki emeryt to chyba różnica. Niemcy mogą kupować elektryczne i nowe auta nas nie 

stać po 40 latach pracy z emerytura 4tys zł. Ten projekt nie jest dla biedaków żyjących w tym kraju. Gdy dochody Polaków będą takie 
jak Niemców to można zmuszać do kupowania energetycznie paliwożernych nowych aut. A na razie przywróćcie skład benzyny i już się 
poprawi stan powietrza. 

Nikt nie ma prawa żądać by ludzie musieli oddawać na złom swoje auta.  Rok produkcji 2000. Ale to bzdura, bo nie macie prawa zmuszać ludzi tak biednych do pozbywania się aut. Bo 
nowych nie mają za co kupić. Możecie wymieniać tabor mpk. A nie wtrącać się do gospodarstw domowych. Zwłaszcza, że chodzi wyłącznie o przemysł samochodowy w zachodniej 
europie, a nie stan powietrza. Zacznijcie myć ulice to powietrze będzie lepsze.

Dla mieszkańców bez limitu. Dla inny też. To skandaliczne nieludzi pomysł. Nie zmieni 
stanu powietrza. Jestem chemikiem. Prowadzimy badania nad przyczynami 
zanieczyszczenia powietrza. Poprawiło się bo likwidacji kopciuchów. A pogorszyło pk 
zniesueniu obowiązku mycia chodników i ulic przez gospodarzy domów. Pogarsza się po 
zmianie składu paliwa. A samochód każdy chętnie by zmienił na najnowszego Mercedesa   
  gdyby mógł. Ale jesteśmy w Polsce i nie stać ludzi.

Kradzież i kolejny podatek . Zamordyzm. Ludzi ma być stać na prąd, kiepskie jedzenie i pracę dodatkowe mają być koniecznością Dla miliarderów. Dla mieszkańców dożywotnio zwolnienie z tej chamskiej zasady. To okradanue i zubożanie społeczeństwa. Komu na tym zależy? Kto na 
tym zyska?

1.6.25 21:28:50 Brak strefy. Żadna strefa nie jest potrzebna. Nie potrzeba żadnych stref. Nie powinno być żadnych ograniczeń przy wjeździe na teren całego miasta. Regulacja niezgodna z konstytucją RP. Podatki zawarte w paliwie już pokrywają wszystkie opłaty. Zabranianie wjazdu jakimkolwiek pojazdom dopuszczonym do ruchu jest niezgodne z polskim prawem.
1.6.25 21:29:20 Zgadzam się Żadnych  dopuszczen Popieram
1.6.25 21:29:21 Jesteście opętani takimi restrykcjami , jak można wymagać w 2030 roku diesla 2018 , teraz nie które 15 letnie diesle premium kosztują 50 tysiecy złotych,  skąd ludzie mają wziasc pieniądze na 12 letnie auto 

co nie które są jak nowe. Sam mam 13 letniego diesla który jest garażowany od nowości z niskim przebiegiem i mam pozbywać się nowego auta? To zróbcie np ograniczenie że jak ma 15 lat i przebieg 400 
tysięcy to wypad a nie 15 letni utrzymany diesel na weekendy z przebiegiem 120 tysięcy ma być blokowany bo ma euro 5 z lepszymi parametrami wydechowymi niż diesel 2018 przedstawiciela handlowego z 
przebiegiem 300 tysięcy.  

Zrobic strefę tylko z promieniu rynku gdzieś jest największe skupisko ludzi Żenada. Euro 5 to dalej nowe samochody. Tata ma w garażu 2014 rok euro 5 od nowości,  przebieg nie cale 50 tysięcy km, w zimie nawet nie jezdzi i nie zmienia gum na letnie. Użytkuje 
głównie na działke a okresach cieplejszych i w wieku 60+ każecie mu się pozbywać auta o wartości 35 tysięcy i za wszy ma kupic 2018 rok 

Zwiększyć rok diesli , benzyna 25 lat w 2030 roku to zwiększyć do 30 lat a diesla z 12 lat 
zwiększyć do 18 lat 

Każda opłata zmniejszy napewno emisję spalin .....

1.6.25 21:29:31 Wewnątrz pierwszej obwodnicy Krakowa Uważam, że zabranianie starych aut z małą pojemnością silnika a pozwalanie na 4 litrowego nowego diesla mija się z ekologią. Uważam, że cała SCT nie powinna zostać wprowadzona Skok na kasę 
1.6.25 21:29:37 Ścisłe centrum Krakowa taka powinna być SCT. Szanowni państwo wprowadzenie SCT w Krakowie jest to dyskryminacja mieszkańców miasta Krakowa. Uważam że nie ma sensu wprowadzania takiej strefy w Krakowie gdyż Kraków leży 

w dolinie nawet gdybyśmy zlikwidowali całkowicie transport w Krakowie jakości powietrza w Krakowie to nie zmieni. W uprzednich latach Kraków wprowadził zakaz palenia w piecach 
węglowych i nic to nie dało jakość powietrza się nie zmieniła. Może należy wyciągnąć wnioski po co wprowadzać coś co nie ma sensu?

Uważam że każdy mieszkaniec Krakowa ma prawo jeździć tym czym chce i tym na co go 
stać i nikt nie ma prawa narzucać nam czym mamy jeździć tym bardziej że dzięki tym 
działaniom jakość powietrza w Krakowie się nie zmieni. 

Uważam że jest to kolejny mechanizm wyciągnięcia pieniędzy od mieszkańców naszego miasta tych których nie stać na zakup nowego pojazdu. Uważam że do miasta Krakowa powinny mieć możliwość wjazdu wszystkie pojazdy sprawne technicznie.

1.6.25 21:31:27 strefa czystego transportu powinna obowiązywać stare miasto, szpitale Stare diesle czyt. poniżej roku 2003 powinny mieć zakaz wjazdu do miesta. mieszkańcy krakowa powinni byc zwolnieni ze strefy czystego transportu, ale tylko Ci 
mieszkańcy ktorzy są zameldowani na stałe.

Powinna zostać wprowadzona strefa godzinowa dla tego typu pojazdow. Kwota ktora by miała rację bytu powinna byc nie wieksza niż 6zł za godzine. Abomanent na taki pojazd powinien wynosić 
300zł 

Pojazdy powinny mieć indentyfikator obywatela ktory jest zameldowany na stałę i też powinien miec do tego prawo.

1.6.25 21:31:37 Popieram Popieram Popieram Zgoda Kategoryczny zakaz wjazdu Popieram
1.6.25 21:32:13 Zbyt obszerna , to działanie na szkodę miasta i ludzi Od Boreku fałeckiego do Ronda matecznego po ulice wielicką obszar powinien być wyłączony Stanowczo zbyt wysokie wymagania. Nikt w Polsce i na świecie nie zamyka całego miasta Równość wobec wszystkich ludzi zapisana jest w konstytucji, więc to jest jawne łamanie 

prawa
Tragiczne rozwiązanie, odcięcie od pracy dojeżdżających matek i ojców dzieci spoza miasta Wyłączenie dla osób pracujących w Krakowie - dla miasta Kraków 

1.6.25 21:32:23 Tylko ścisłe centrum miasta Krakowa. Miasto Kraków jest ważnym miejscem swobodnego dostępu dla osób zmotoryzowanych. Zakupiłem nowy samochód z homologacją i spełniający normy normy emisji, ale teraz nagle mam zakaz wjazdu do swojego miasta... Już dziś ciężko o pracowników, jeżeli zabronicie im wjazdu do miasta, to będzie poważny 
problem.

Bzdura, to jest tworzenie przestrzeni dla bogaczy... Może biedniejsi ludzie pracujący w Krakowie, też powinni mieć możliwość dojazdu do pracy. 

1.6.25 21:34:12 Strefa powinna dotyczyć tylko starego miasta, w nowszych obszarach powinny być stosowane inne rozwiązania, np. Rozwój infrastruktury aby zapobiegać zakorkowaniu ulic, a w rezultacie obniżyć poziom 
spalin/CO2. Jeśli strefa ma wychodzić poza obawę starego miasta, powinna dotyczyć wszystkich pojazdów włącznie z pociągami. Koleje na Terenia miasta notorycznie stosują pojazdy spalinowe niespełniające 
żadnych norm euro.  

Wymóg dot. Samochodów benzynowych powinien ograniczyć się do posiadania katalizatora, a samochodów z dieslem, dla samochodów z dpf. Dodatkowo, miasto powinno wesprzeć 
mieszkańców, którzy chcą np. Zainstalować filtr w dpf lub katalizator w swoim aucie (np. Organizując darmowe przeglądy potwierdzające “poprawienie” normy)

Podobnie jak w punkcie pierwszym, wymagania powinny dotyczyć wszystkich pojazdów, w tym pociągów.

1.6.25 21:34:18 Proszę wyjaśnić co właściciele aut, ktore nie spełniają norm mają zrobić ze swoimi samochodami gdy SCT będą się coraz bardziej 
rozszerzac? Czy takie auto należy złomować, zniszczyć?  Gdzie w tym rozwiązaniu szacunek dla portfela zwykłych ludzi i gdzie 
ekologia? To są często auta w bardzo dobrym stanie technicznym, które mogłoby jeździć jeszcze przez kolejnych kilkanaście lat,  ale 
staną się bezużyteczne ze względu na regulacje. Nie wiem czy większym problemem pod kontem ekologii byłyby spaliny z tych 

 sprawnych aut, czy marnotrastwo jakim jest eliminowanie z rynku sprawnych pojazdów. 

Zdecydowanie w tym rozwiązaniu należy uwzględnić również mieszkańców miejscowości 
ościennych. 

Proszę wyjaśnić w jaki sposób zmniejszy się emisja tego samego samochodu po wniesieniu ww. opłaty? To tylko kolejny podatek, ktorych płacimy już mnóstwo na każdym kroku i żerowanie na 
portfelach obywateli. 

Projekt wyklucza mieszkańców miejscowości ościennych, którzy często dojeżdżają do Krakowa w celach zarobkowych. Istniejące strefy P+R 
nie są w stanie przyjąc tak dużej liczby samochodów, infrastruktura nie jest gotowa na takie zmiany. Dla mieszkańcow miejscowości 
ościennych często będzie to oznaczać znaczne wydłużenie czasu podróży z i do pracy. Zwyczajnie ukradniecie z ich życia rodzinnego nawet 
kilkanaście jeśli nie kilkadziesiąt godzin miesięcznie. 

Dodatkowo jeśli władze Krakowa nie będą wpuszczać mieszkańcoŵ gmin ościennych, czy ta sama zasada powinna zostać zastosowana 
rownież w drugą stronę? Czy mieszkańcy miasta Kraków aby dojechać do lasów i innych terenów zielonych poza granicami miasta, z 
których tłumnie korzystają również będą zostawiać swoje auta na P+R i dojeżdżać komunikacją zbiorową? Zachęcam, bilans spalin musi się 
zgadzać.

Zmniejszenie ilości aut w mieście na  pewno ma sens, ale nie w ten sposób. Zróbcie to tak, żeby nie karać ludzi za to że nie stać ich na 
nowsze i droższe auto. 
To jest kolejny przykład, kiedy najmniej zamożny "Kowalski" poniesie największe koszty.

1.6.25 21:34:22  Jeśli musi to powinna dotyczyc Tylko starego miasta Każde miejsce publiczne/ urząd powinien mieć możliwość dojazdu dla każdego obywatela swoim autem tak jak każdy park and ride Niech auto spełnia te wymogi fizycznie a nie będzie miało "wbite w papier" Każdy mieszkaniec jeśli już ma auto to powinien mieć możliwość korzystac z niego tak 
długo jak chce i może, a nie wymieniać bo jest SCT wprowadzana

Nie podoba mi się koncepcja ponoszenia dodatkowej opłaty jako mieszkańca Krakowa jeśli mam auto. I tak nie mogę parkować autem tam gdzie potrzebuje bez oplat. Potrzebuje auta, aby dojechać 
do pracy poza Kraków jak i do rodziny poza województwo, czy odwozić dziecko do żłobka/ przedszkola bo nie dostało się w pobliżu miejsca zamieszkania dlatego muszę jechać przez pół miasta aby 
oddać go do placówki
Dlaczego z tego powodu mam ponosić jeszcze dodatkowe opłaty? Nie stać mnie na nowe auto 

Albo wszyscy albo wcale.
Nie podoba mi się koncepcja wyłączenia aut zabytkowych, czy pojazdów w tzw. służbie.
Tym bardziej auta takie powinny spełniać wymogi

1.6.25 21:37:04 Nalezy ja znieść całkowicie. Nalezy znieść wszystkie takie strefy. Nalezy znieść wszystkie. Nalezy znieść te strefy. Bez sensu. Każdy mieszkaniec jeździ i posiada samochód na jaki go stać. Kraków jest dla wszystkich, nie dla nielicznych. 
1.6.25 21:37:48 Strefa czystego transportu nie powinna zostać wprowadzona Tak, cały Kraków powinien być dostępny dla każdego Każdy pojazd posiadający ważne badanie techniczne Nie należy wprowadzać żadnych ograniczeń Nie należy nakładać dodatkowych kosztów na osoby, których nie stać na nowe samochody Tak, wszystkie samochody należące do krakowian należy dodać do listy wyjątków 
1.6.25 21:38:17 Obszar SCT powinien obejmować ścisłe centrum Krakowa A co z ludźmi dojeżdżającymi do pracy [może godziny powinny być wyznaczone na wjazd do SCT] Powinno też dotyczyć mieszkańców pobliskich miejscowości Krakowa Jeżeli już ludzie będą zmuszeni do zapłacenia opłaty to kwota powinna być symboliczna Do strefy SCT powinny mieć możliwość wjazdu mieszkańcy okolicznych miejscowości takich jak np.

Wieliczka , Niepołomice i wszystkie przyległe małe miejscowości należące też do Krakowa
1.6.25 21:38:33 Uważam, że strefa SCT powinna obejmować centrum miasta a nie cały Kraków. Obecnie zaproponowane granice to ograniczenie praw mieszkańców Krakowa jak i okolicznych miejscowości do swobodnego 

poruszania się. Powinna być zapewniona możliwość dojazdu także do urzędów i innych kluczowych miejsc w mieście, aby ludzie swobodnie mogli załatwić swoje sprawy. 
Park and Ride na Kurdwanowie, Inne szpitale w Krakowie a nie tylko Prokocim, Urzędy Według mnie wymaganie Euro 6dT od 2030 roku dla silników diesla jest przesadzone. W zaproponowanym projekcie, ewidentnie występuje nierówność traktowania silników diesla i 

benzynowych. Różnica roczników samochodów dla obu silników, jakie mają być dopuszczone do jazdy w Krakowie od 2030 roku to aż 13 lat! Zdarzają się silniki benzynowe, które biorą 
dużo oleju (są to auta z 2010, 2011 roku) i one z pewnością nie spełniają wymaganych norm. Uważam, że od 2030 roku, do jazdy po Krakowie, powinny zostać dopuszczone pojazdy z 
silnikami diesla od roku 2008, kiedy to do pojazdów tych wprowadzone zostały filtry cząstek stałych (dpf), pozwalające ograniczyć emitowane sadze.

Dopłaty dla mieszkańców do zakupu nowych samochodów (nie każdego stać na wymianę 
samochodu), bezpłatna komunikacja miejska dla mieszkańców. Uważam również, że 
mieszkańcy nie powinni być zmuszani do wymiany swoich obecnych samochodów 
(nawet jeśli nie spełniają one norm SCT), ale przy zakupie nowego auta powinno to być 
auto spełniające wymogi SCT, polegałoby to na tym, że auta nie spełniające wymaganych 
norm, ale zarejestrowane przez mieszkańca przed 1 lipca 2025 roku (lub przed 1 stycznia 
2025 roku), powinny być dopuszczone do poruszania się po mieście, natomiast auta 
rejestrowane po 1 stycznia 2025 roku lub po 1 lipca 2025 roku muszą już spełniać 
wymogi SCT - byłoby to rozwiązanie sprawiedliwe dla mieszkańców, które nie 
ograniczało by ich praw w takim stopniu jak obecny projekt SCT oraz dałyby mieszkańcą 
wolny wybór czy chcą zmieniać auto czy nie.

Jest to rozwiązanie wprost pokazujące to, że władze miasta Krakowa patrzą tylko na pieniądze. Jakim cudem przed opłatą auto nie spełnia norm a po opłacie już spełnia? 

1.6.25 21:38:54 Strefa czystego transportu powinna obejmowac obszary wzmożonego ruchu pieszego takie jak stare miasto oraz drogi przyległe do terenów spacerowych jak planty parki czy błonia. Tak by nie uniemożliwiać 
mieszkańcom miasta życia w nim.

Każdy mieszkaniec powinien miec prawo dojechania do swojego domu, w szczególności samochodem zakupionym przed wejśiem w 
życie nowych przepisów(bezterminowo)

Pewne normy zostały zaplanowane przy poprzedniej wersji przepisów, przez około 2 lata mieszkańcy Krakowa i okolic brali pod uwagę te przepisy planując zakup nowego samochodu na 
lata. Jeżeli strefa ma obejmować niemal całe miasto jej wymagania nie powinny być zmieniane co 2 lata. Uniemożliwiając ludziom dotarcie do domu.

Każdy samochód będący w posiadaniu mieszkańca miasta przed wprowadzeniem 
nowych przepisów powinien bezterminowo lub do zmiany właściciela mieć prawo 
wjazdu do miasta. Normalni ludzie nie wymieniają aut co parę lat. Więc 4 lata na zmianę 
samochodu zwłaszcza dla mniej zamożnych to stanowczo za mało. Od 2 lat miasto 
planowało wprowadzić strefę z mniejszymi normami, ludzie którzy w tym czasie kupili 
specjalnie droższe, nowsze auto by spełniać planowane normy, by móc zachować je na 
dłużej nie mogą być z dnia na dzień pozbawieni możliwości dojazdu do domu.

Mieszkańcy posiadający samochód przed wprowadzeniem nowych przepisów.
Istnieją możliwości poprawy czystości spalin w starszych autach, jak np dolozenie dodatkowych filtrów. Jeśli przepisy o strefie czystego 
transportu mają na celu ekologię takie auta powinny móc dostac indywidualne dopuszczenie po przeprowadzeniu testu emisji spalin.

1.6.25 21:39:23 Strefę SCT należy bardzo zmniejszyć. Powinny być udostępnione wszystkie części Krakowa za wyjątkiem Starego miasta. Okres wyłączenia powinien być aż do momentu sprzdaży samochodu. To jest wprost okradanie mniej zamożnych obywateli. Spod zakazu powinny być zwolnione wszystkie pojazdy z ważnym badaniem technicznym.
1.6.25 21:40:25 Istny skandal co to ma być? Odkorkowanie ulic dla bogatych, a dojeżdżający do pracy mają dzieci trawa karmić Zrobcie strefy wokół rynku i zabytkowych ulic A świat i kraje rozwinięte ma/mają na na strefy ,,wywalone " Gdzie równość wobec prawa? Skandal . To jest kolejny haracz Dojeżdżający do pracy z całej Polski 
1.6.25 21:40:27 Nie wprowadzać w ogóle, zwiększyć transport zbiorowy,a przyjeżdżającym tutystom zwiększyć opłaty za postój lub wprowadzić parkingi P+R na obrzeżach miasta połączone np. z biletami do muzeów itp.Brak 

parkingów na wjazdach do Krakowa i brak komunikacji i to taniej komunikacji oraz wprowadzenie drogiego biletu metropolitarnego (do gmin gdzie nie ma połączeń kolejowych) spowodował zwiększenie ilości 
samochodów z aglomeracji wjeżdżających do Krakowa.

Miejsca do których dojeżdżają mieszkańcy spoza Krakowa czyli z aglomeracji to w przeważającej mierze matki z dziećmi do 
żłobków,przedszkoli,szkół,na zajęcia pozalekcyjne(szkoły językowe,kluby sportowe itp.),czy do szkoły muzycznej.Matka z małym 
dzieckiem nie przyjedzie do Krakowa autobusem jadącym np.godzinę do następnej przesiadki jak na Krowodrzy Górce,Borku Fałęckim 
czy do Salwatora. Wprowadzenie dodatkowych opłat czy ograniczeń spowoduje wykluczenie dzieci „wiejskich” choć aglomeracja czy 
metropolia to bardziej sypialnie Krakowa i większość mieszkańców okolicznych wsi pracuje w Krakowie co widać każdego dnia z 
każdego kierunku wjazdu do miasta(Zakopianka,Dożynkowa,Glogera,Księcia Józefa,Armii Krakowej itd.)

Prywatne busy wjeżdżające do Krakowa i przywożące ludzi do pracy i szkół jako główny transport z okolicznych miejscowości,bo innego nie ma, powinny w pierwszej kolejności zostać 
zbadane i dopuszczone do transportu jeśli spełnią standardy wymagane w ogóle

Mieszkańcy Krakowa i Małopolski nie powinni mieć nigdy ograniczeń.Brak propozycji 
alternatywy dojazdu do miasta-zlikwidowanie PKS,coraz większe zmniejszanie linii 
aglomeracyjnych (przykładowo likiwdacja dwóch linii autobusowych w Zielonkach-
Marszowcu w ostatnim miesiącu),brak połączeń kolejowych (np. w Gminach 
Liszki,Czernichów,Zielonki)

Takie ograniczenia są niedopuszczalne,bo społeczeństwo w Polsce jest raczej ubogie niż bogate więc samochody kupuje się na lata,a dodatkowe opłaty spowodują wykluczenie mieszkańców 
aglomeracji,którzy  w większości pracują w Krakowie

Obywatele miasta Krakowa mieszkający w Krakowie od pokoleń lub np.20 lat nie powinni mieć ograniczeń wjazdu do miasta

1.6.25 21:43:53 ścisłe centrum Krakowa nie obejmujące dzielnic Nowej Huty, Prokocim, Prądnik Biały . czerwony, Ruczaj itp szpitale, dojazdy do park and ride, sady, komisariaty, jednostki wojskowe przepisy jak najbardziej są ok jeśli by dotyczyły ścisłego centrum Krakowa, poza tą strefa są nie do przyjęcia nie do przyjęcia i nie realny stare auta są i będą nie powodują tyle emisji, było nie 
zabudowywać tak Krakowa blokowiskami to by nie było problemu pojawiło się wiele 
dróg objazdowych Krakowa co napewno przyniesie efekty 

nie dość że ludzi nie stać na zmianę auta to tym bardziej nie będzie stać na oplate, wystarczy wprowadzić darmowe przejazdy mpk to również obniży emisję spalin. ponieważ ludzie przesiada się do 
środków komunikacji 

1.6.25 21:44:24 W granicach strefy parkowania A Euro 2 dla benzyny, euro 4 dla disla
1.6.25 21:44:54 Ograniczenie tylko do centrum miasta. Nie jest dobrą propozycją. SCT powinno obowiązywać tylko w Centrum miasta. Skoro auta przechodzą przegląd techniczny gdzie badana jest emisji spalin to nie powinno być ograniczeń dla aut. Nie powinno w ogóle wejść w życie. Złodziejstwo !!! Jak ma przyjechać do mnie rodzina (w tym starsi rodzice ) dla których jedyny środek transportu to auto ? Mają płacić za przyjazd do mnie ? To może ograniczmy płacenie podatków 

w KRK za to !
Jednym słowem jest to Ograniczenie swobód obywatelskich !!! Jak tak dalej będzie to podatki przekieruje gdzie indziej, włącznie z 
wyprowadzeniem poza gminę Kraków !!! BANDYCI!!!

1.6.25 21:45:16 Należy całkowicie odrzucić tę uderzającą w prawo własności propozycję. Cały Kraków. Proponuję dla pojazdów służbowych urzędników miejskich normę, by ich pojazdy były napędzane pedałami i siłą mięśni. Normalnym, pracującym ludziom, proszę dać spokój. Proponuję przedłużyć wyłączenie do śmierci cieplnej wszechświata. O, a to jednak nie chodzi o ekologię? Po wniesieniu opłaty auto przestaje emitować spaliny? Farsa. Jedyna grupa, której ograniczenia powinny dotknąć, to urzędnicy wymyślający takie nonsensy. Wnoszę więc o zwolnienie wszystkich, poza 
urzędnikami miejskimi, którym zalecam zeroemisyjny rower (na którym, w odróżnieniu od nich, również poruszam się po mieście).

1.6.25 21:46:01 ścisłe centrum czyli gdzie strefa parkowania A inne szpitale euro 5 dla disel
euro 4 benzyna

i mieszkańców Małopolski raz na tydzień za darmo

1.6.25 21:46:12 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do ścisłego centrum. Urzędnicy w Krakowie nie biorą pod uwagę statusu finansowego swoich mieszkańców i osób dojeżdżających tu do pracy. 
Zostawianie auta na parkingach park and ride obciążają budżet takich osób, a dojazd transportem publicznym czesto dwukrotnie zwiększa czas dojazdy do I z pracy, co z kolei koliduje z czasem spędzanym z 
rodziną i tak ważnym w dzisiejszych czasach balansem między praca a czasem z rodziną. Ponad to należy zwrócić uwagę, że jakość powietrza pogarsza się w okresie zimowym, więc auta nie są głównym 
czynnikiem, który to powoduje.

Strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum. Standardy emisji są często fikcyjne. Stare polo nie będzie produkować tylu spalin co nowe porche ale z uwagi na rocznik nie będzie w stanie wjechać do miasta. Standardy więc powinny 
zostać złagodzone do poprzednich.

Bardzo dużo osób mieszkających w Krakowie z różnych przyczyn nie jest tu 
zameldowana, więc nie będzie w stanie skorzystać z tego okresu, pomimo, że tu na stale 
mieszkają.

Czyli nie chodzi o czyste powietrze tylko jak zwykle o pieniądze. Kraków jako jedyny wprowadza tak szeroką strefę, chcąc na tym ordynarnie po prostu zarobić. Powinny być zwolnione pojazdy osób starszych lub niepełnosprawnych. Bez względu na to kto je prowadzi, ponieważ może je prowadzić 
ktoś inny załatwiając sprawy właściciela auta np. zakupy.

1.6.25 21:46:23 Mieszkańców Krakowa powinna obejmować SCT od 1 lipca 2025 ale na zasadzie jak 
mieszkaniec sam uzna kiedy sprzedać swój obecny samochód nie spełniający norm euro 
bez daty zakazania mu jazdy tym samochodem po Krakowie. Przy kupnie kolejnego 
samochodu będzie musiał się wtedy dostosować do obowiązujących norm euro. 
Niektóre osoby są fanami motoryzacji i są bardzo przywiązane do swoich samochodów 
które nie spełniają norm emisji i często dbają o stan techniczny dużo bardziej niż osoby 
mające samochody świeżo rocznikowo.

1.6.25 21:48:19 mieszkaniec Krakowa który zakupił auto przed wejsciem strefy SCT może tym autem 
poruszać się po strefie bez jakichkolwiek ograniczeń. 

1.6.25 21:48:55 Wielkość strefy powinna być minimalna, ograniczająca się maksymalnie do drugiej obwodnicy. Wielkość strefy powinna być minimalna, ograniczająca się maksymalnie do drugiej obwodnicy. Diesel z 2014 roku a następnie z 2018 to zdecydowanie zbyt rygorystyczne wymagania, uderzające w osoby średnio zamożne. To propozycja jawnie dyskryminująca mieszkańców okolicznych miejscowości 
pracujących w Krakowie, jednocześnie niejako próbująca przekupić mieszkańców 
Krakowa, którzy nie potrafią planować z wyprzedzeniem na rok do przodu.

Propozycja "Jeśli płacisz, twoje spaliny są eko" wiele mówi o sensie strefy SCT Proszę nie wprowadzać strefy SCT, to nie trzeba będzie uwzględniać wyjątków, które nigdy nie będą sprawiedliwym rozwiązaniem. 

1.6.25 21:49:05 Według mnie ta strefa nie powinna być wprowadzona Euro 6 to za wysokie wymagania !! Zacznijcie od euro 4 
1.6.25 21:49:14 Moim zdaniem, strefa powinna obowiązywać jedynie w obrębie ścisłego centrum - do al. Trzech Wieszczów (z ich wyłączeniem). Odpowiedź na to pytanie będzie tożsama z odpowiedzią na pytanie nr.1 - Moim zdaniem, strefa powinna obowiązywać jedynie w 

obrębie ścisłego centrum - do al. Trzech Wieszczów (z ich wyłączeniem). 
Moim zdaniem ze względu na trwające prace nad dostosowaniem praktycznie każdego silnika spalinowego ( benzyna, diesel) do pracy z wykorzystaniem paliwa wodorowego, arbitralne 
wykluczenie samochodów poniżej normy Euro 6 jest zbyt wczesne i znacząco przyczyni się do zanieczyszczenia środowiska - takie samochody można dalej wykorzystywać m.in. 
dopuszczając montaż zaawansowanych systemów redukcji spalin (na wzór niemiecki) czy wspomniana konwersja silnika na paliwa alternatywne.  

Moim zdaniem okres wyłączenia spod wymogów SCT dla mieszkańców Krakowa 
powinien być bezterminowy. 

W mojej ocenie takie rozwiązanie jest nie do przyjęcia. W jaki sposób pieniądze pozyskane z takiej opłaty będą przeznaczane i wykorzystywane do poprawy jakości powietrza w Krakowie - brak jest 
jakichkolwiek danych na ten temat ? Skąd wynikają takie opłaty? Na co konkretnie będą kierowane i kto dokładnie będzie ich dysponentem ? 

Po zapoznaniu się z listą wyłączeń, nie rozumiem skąd wzięła się liczba 50 dni dla samochodów zabytkowych / historycznych ? Czy to 
oznacza że za 51 wjazdem takiego samochodu powietrze w Krakowie diametralnie się zmieni ? Proszę wziąć pod uwagę fakt że pojazdy 
zabytkowe / historyczne aby otrzymać taki status muszą przejść wieloetapowy proces który potwierdza ich wyjątkowość i stan techniczny. 
Obecne, uszczelnione przepisy bardzo utrudniają otrzymanie takiego statusu dla samochodów wyjątkowo zadbanych i spełniających 
pierwotne  normy fabryczne natomiast uniemożliwiają otrzymanie takiego statusu samochodom których stan jest inny niż fabryczny. 
Proszę również zauważyć że takie samochody ze względu na dużą wartość oraz wielki trud włożony aby takie samochody utrzymać w 
idealnym stanie zazwyczaj nie są użytkowane codziennie. Ze względu na powyższe oraz ze względu na trud i chęć trzymania i utrzymania 
samochodu który być może będzie inspiracją dla innych młodszych pokoleń wnioskuję o zniesienie liczby dni dla wspomnianej grupy 
samochodów lub wydłużeniu liczby dni tak aby odpowiadała miesiącom letnim - np. odwrotne pokrycie z zaleceniem jazdy na oponach 
zimowych 1.11 - 1.04 

1.6.25 21:50:15 Strefa jeśli już to w samym starym mieście. Reszta miasta jest bez sensu gdyż to nie auta są tu problemem (podczas pandemii było to idealnie widać) Max euro 3 i nic wyżej, ewentualnie od ilości spalin (tico z 600ccm mniej zanieczyszcza powietrze niż g klasa z v8) Dla mieszkańców 10 lat (mało kto będzie miał parędziesiąt tysięcy na już uzbierane żeby 
nowe auto kupić) 

1.6.25 21:50:21 Uważam że SCT to wykluczenie społeczne dla najbardziej ubogich osób których nie stać na nowsze samochody. Uważam że SCT to wykluczenie społeczne dla najbardziej ubogich osób których nie stać na nowsze samochody. Uważam że SCT to wykluczenie społeczne dla najbardziej ubogich osób których nie stać na nowsze samochody. Uważam że należy zasadzić więcej drzew i dbać o tereny zielone. Odejść od tych chorych 
SCT!

Uważam że nie ma tu nic wspólnego z ekologią, to zwykle wyłudzanie haraczu na najbardziej ubogich ludziach których nie stać na nowsze samochody. Uważam że nie ma tu nic wspólnego z ekologią, to zwykle wyłudzanie haraczu na najbardziej ubogich ludziach których nie stać na nowsze 
samochody.

1.6.25 21:51:20 SCT powinno się ograniczy wyłączyć do ścisłego centrum. Normy dla silników diesla są stanowczo zbyt wygórowane. Na ten moment są to samochody trochę starsze niż 10 lat. Znaczna część samochodów poruszających się po mieście jest 
znaczenie starsza. Normy powinny zostać obniżone. 

Osoby rozliczające się w Krakowie powinny mieć swobodną możliwość poruszania się po 
mieście swoim samochodem bez wykluczenia i dodatkowych opłat. Ten pomysł to 
kolejny cios dla mieszkańców tego miasta sprawiający, że życie w nim staje się jeszcze 
droższe i mniej przystępne. 

Karygodny pomysł żeby dodatkowo obciążać finansowo osoby, których nie stać na zakup nowszego samochodu spełniającego normy. Co jeszcze bardziej odwlecze w czasie możliwość odłożenia 
pieniędzy żeby zmienić samochód. 

1.6.25 21:51:35 pierwsza strefa -wewnątrz plant,druga z mniejszymi obostrzeniami wewnątrz alei 3 wieszczow i grzagórzeckiej,reszta bez strefy ale z ograniczeniem dla samochodów ciężarwych  a co z właścicielami mieszkań mieszkającymi poza Krakowem i okolicy/np.tarów,nowy sącz/ i obiektami sportowymi 
,kawiarniami,muzeami?

nie powinna dotyczyć właścicieli nieruchomości mieszkającymi poza krakowem,będzie to ograniczeniem dostępu do własności  uwagi podane we wcześniejszych pytaniach bzdura  - czyli jadąc do swojego mieszkania mam dodatkowo płacić mimo płacenia podatków od nieruchomości i opłaty za własność gruntu,jadąc z dziećmi lub przyjaciółmi do muzeum lub wawelu/? odpowiedz zawarta we wcześniejszych odpowiedziach i propozycjach

1.6.25 21:52:02 Tak Wszystkie miejsca w Krakowie powinny być dostępne dla wszystkich pojazdów spalinowych. Absolutnie nie powinno być żadnych ograniczeń - to ograniczenie prawa własności. Minimalny okres, który mógłby być dopuszczalny, to 20 lat Nie powinno być żadnych ograniczeń wjazdu. Nie powinno być żadnych ograniczeń wjazdu.
1.6.25 21:53:38 NIE DLA SCT !!!!!!! SCT to kolejny bzdurny pomysł nawiedzonych w EU każde auto może wjechać, to jest wolność obywateli SCT to idiotyczny pomysł EU i reżim, ograniczenie wolności wyboru obywateli skandal Czy nie ma innych zadań? Przecież ta biurokracja nic nie da, może praca dla nowych urzędników, przeciętny Kowalski nic z tego nie będzie 

wiedział. To kolejna próba utrudniania życia obywatelom!
1.6.25 21:53:41 Strefa powinna się ograniczyć wyłącznie do ścisłego centrum miasta, a zatem Starego Miasta, Kazimierza i części dzielnic: Grzegórzki, Podgórze i Dębniki, czyli obszarów reprezentacyjnych turystycznie. 

Użytkowa część miasta powinna być wyłączona ze strefy.
Moim zdaniem obszar Nowej Huty, Bieńczyc i Mistrzejowic, gdzie znajduje się wiele firm, w których pracują ludzie spoza Krakowa, 
powinny być wyłączone spoza Strefy. Choć jak pisałem, w ogóle granice Strefy powinny zostać zawężone.

Wymagania norm są w porządku. To rozwiązanie jest w porządku. Moim zdaniem to jest beznadziejne rozwiązanie. Wymóg opłat wynika z faktu, że Strefa obejmuje całe miasto. Gdyby ograniczyć ją do ścisłego centrum, ten obszar byłby uwolniony ze starych 
samochodów, a użytkowo reszta miasta byłaby dostępna bez ograniczeń. Nie podoba mi się motyw płacenia za dostęp do miasta, szczególnie, że dojazd samochodem to jedyna rozsądna i wygodna 
możliwość.

Lista pojazdów wyłączonych jest w porządku.

1.6.25 21:54:14 Nie należy wprowadzać SCT! Nie należy wprowadzać SCT! Nie należy wprowadzać SCT! Nie należy wprowadzać SCT! Nie należy wprowadzać SCT! Nie należy wprowadzać SCT!
1.6.25 21:56:09 zmniejszyć obszar i parametry aut do EURO 3 benzyna EURO 5 diesel to nie jest sprawiedliwe, dojazd do wszystkich szpitali i domów albo wcale, dlatego strefa powinna być zmniejszona do 1 obwodnicy Euro 4 dla benzyna i Euro 5 dla diesla ostateczne parametry, ponieważ nie stać na wymianę aut ludzi, a to będzie i tak powoli się zmieniać. Te normy są w wielu SCT bez ulg dla mieszkańców to nie zgodne z Konstytucją, WSZYSCY RÓWNI WOBEC PRAWA ŻADNYCH OPŁAT I WYJĄTKÓW SCT to nie narządzie do zbierania opłat przez zadłużone MIASTO bez wyjątków, tylko auta zabytkowe, poza tym obniżenie zakresu SCT i parametrów EURO
1.6.25 21:56:10 Centrum Krakowa , tam gdzie jest strefa parkowania A 15 lat Za drogo Kler powinien tez płacić 
1.6.25 21:56:11 Zgadzam się Zgadzam się Skrócić do 2 lat Absolutnie nie Nie zgadzam się. Zakaz 
1.6.25 21:59:18 zadnych stref i podatkow od biedy, jesli juz na sile musi byc to przez pierwsze 5 lat wylacznie dla urzednikow Urzędu Miasta, niech przekonuja swoja postawa miedzkancow miasta, ze za pomoca oplat 

powietrze jest czystsze, a chiny i indie zatruwaja zupelnie inne powietrze
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oplat powietrze jest czystsze, a chiny i indie zatruwaja zupelnie inne powietrze

zadnych stref i podatkow od biedy, jesli juz na sile musi byc to przez pierwsze 5 lat wylacznie dla urzednikow Urzędu Miasta, niech 
przekonuja swoja postawa miedzkancow miasta, ze za pomoca oplat powietrze jest czystsze, a chiny i indie zatruwaja zupelnie inne 
powietrze

1.6.25 22:00:59 Czy istnieją jakie kolwiek przesłanki by twierdzić że w ciągu 5 lat dobrostan około 70% 
podatników Mista Krakowa poprawi się na tyle że ich pojazdy będą spełniały stawiane 
wymogi. Czyżby radni których wybraliśmy, którzy zarządzają naszymi pieniędzmi, 
tworzyli uchwały sprzyjające wykluczeniu tak licznej populacji podatników. Zwykli 
podatnicy których dochody nie pozwalają korzystać z nowych pojazdów, proszę za 
bramy miasta, historia zna przypadki nad ludzi. Zostawcie podatki i cicho nie macie nic 
do gadania, rezerwaty, skanseny, getta, to wasze miejsce. Jesteśmy przeciwni takiej 

1.6.25 22:01:33 Sprzeciw strefie czystego transportu. Nie należy wprowadzać Sprzeciw strefie czystego transportu. Nie należy wprowadzać Sprzeciw strefie czystego transportu. Nie należy wprowadzać Sprzeciw strefie czystego transportu. Nie należy wprowadzać Sprzeciw strefie czystego transportu. Nie należy wprowadzać Sprzeciw strefie czystego transportu. Nie należy wprowadzać
1.6.25 22:03:01 Całkowite wyeliminowanie tej strefy będzie idealnym rozwiązaniem. Okres pięciu lat to jakiś żart. Najlepiej bidniejszą część społeczeństwa odizolować, brawo!
1.6.25 22:04:10 Nie powinno być takiej strefy w ogóle. Moim zdaniem nie powinno być takiej strefy wiec to pytanie nie ma sensu Wymaganiem powinno być auto sprawne technicznie, posiadające sprawne systemy oczyszczania spalin z jakimi wyjechało z fabryki. Każde takie auto niezależnie od spełnianej normy 

EURO powinno mieć możliwość poruszania się po wszystkich drogach.
Powinno się zrezygnować z takiej strefy - pytanie nie ma sensu. Uważam, że jest to karygodne i zaprzecza wszelkim ideom strefy czystego transportu. Oznaczałoby to, że strefa to jedynie sposób na pozyskanie większych funduszy. Dlatego jak nadmieniłem 

wcześniej powinno się całkowicie zrezygnować z takich stref a jedynie kontrolować sprawność poruszających się po drogach pojazdów.
Strefa powinno być nielegalna i nie należy jej tworzyć - to pytanie nie ma sensu.

1.6.25 22:06:12 NIE - dla strefy! NIE - dla strefy! NIE - dla strefy! NIE - dla strefy! NIE - dla strefy! NIE - dla strefy!
1.6.25 22:06:52 NIE - dla strefy! NIE - dla strefy! NIE - dla strefy! NIE - dla strefy! NIE - dla strefy! NIE - dla strefy!
1.6.25 22:09:00 nie powinno być ograniczeń w poruszaniu się pojazdami, które posiadają ważny przegląd techniczny nie powinno być ograniczeń w poruszaniu się pojazdami, które posiadają ważny przegląd techniczny nie powinno być ograniczeń w poruszaniu się pojazdami, które posiadają ważny przegląd techniczny nie powinno być ograniczeń w poruszaniu się pojazdami, które posiadają ważny przegląd 

techniczny
nie powinno być ograniczeń w poruszaniu się pojazdami, które posiadają ważny przegląd techniczny nie powinno być ograniczeń w poruszaniu się pojazdami, które posiadają ważny przegląd techniczny

1.6.25 22:09:37 Tylko dzielnica 1 i 2 diesle z euro 5.
Dlaczego tak nierowne traktowanie aut z napedem diese i na benzyne

Co z mieszkancami Krakowa pracujacymi zagranica i  majacymi tam zarejestrowane samochody?
Co z turystami zagranicznymi przyjezdzajacymi do krakowa na wakacje?
Obie te grupy powinny zostac uwzglednione

1.6.25 22:10:10 Tylko w strefie rynku głównego. Wszystkie budynki publiczne, jak np. szpitale, przychodnie, szkoły, uczelnie, przedszkola,  ta sct to absurd. W ogóle nie powinna zostać 
wprowadzona.

Sct jest zła. Kraków potrzebuje logicznych rozwiązań drogowych, a nie uprzykrzania życia mieszkańców.  Zajmijcie się lepiej płynnością ruchu drogowego, a nie dalszym rozwalaniem 
systemu.

Dlaczego Kraków chce dyskryminować osoby, które całe życie pracowały w mieście, a 
teraz na starość chcecie im zniszczyć dojazdy do rodziny i lekarzy?

Czyli nie chodzi tu o ekologię, tylko o kasę?
Nawet nie udajecie? Zlikwidujcie lepiej te bzdurne szykany i nielogiczne rozwiązania, które powodują korki. Dlaczego nie można jeździć buspasem, jeżeli w samochodzie jedzie więcej niż jedna osoba? 

Wszystkie pojazdy powinny być dopuszczone do ruchu w Krakowie. Skończcie te fikcyjne ankiety, tylko zróbcie porządek na drogach.
Przede wszystkim powinien powstać most pontonowy obok mostu grunwaldzkiego 

1.6.25 22:10:29 zbyt duży obszar na takie fanaberie maksymalnie 4 dzielnice powinny być objęte tymi ograniczeniami powinno być wyłączonych więcej dzielnic a nie tylko nowa huta zbyt zawyżone w stosunku do poprzedniej propozycji uchwały jeżeli tak surowe wymagania są jak teraz o powinien być co najmniej 2 razy dłuższy fajnie tylko, abonament powinien być tańszy dlaczego nie ma wyjątków dla kamperów, zabytków i emerytów? takie osoby powinny być szczególnie objęte pozwoleniem bez 
terminowego wjazdu tak jak elektryki

1.6.25 22:10:58 Stare Miasto, rejon 1 obwodnicy Benzyniak po 2000 r. Diesel po 2005 r. 10 lat wyłączenie Dodatkowy podatek zawsze jest zły. Ale w tym wypadku konieczny 
1.6.25 22:11:11 Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum starego miasta Dla czego mieszkańcy podkrakowskich miejscowości mają być karani za to że pracują w 

Krakowie i przynoszą miastu wpływy z podatków ?! 
Kolejny podatek nałożony przez urzędników 

1.6.25 22:12:44 Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu poza najbliższymi okolicami Rynku Głównego Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu poza najbliższymi okolicami Rynku Głównego Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu poza najbliższymi okolicami Rynku Głównego Mieszkańcy Krakowa powinni mieć bezterminową możliwość poruszania się każdym 
samochodem

Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu poza najbliższymi okolicami Rynku Głównego Mieszkańcy Krakowa powinni mieć bezterminową możliwość poruszania się każdym samochodem

1.6.25 22:13:19 Tylko i wyłącznie ścisłe centrum. Tylko i wyłącznie ścisłe centrum Powinny być dołączone auta euro3 5 lat to zdecydowanie za mało Biedni będą jeszcze bardziej pokrzywdzeni. Bogaci nie mają takich aut. Auta terenowe,  które mogą być przydatne w ramach konfliktu zbrojnego. Są przeważnie starszymi autami. 
1.6.25 22:16:44 Należy nie dopuścić do jej powstania. Strefa dyskryminuje obywateli ekonomicznie i tym samym łamie Konstytucję RP. Należy z niej wyłączyć cały Kraków. Należy nie dopuścić do jej powstania. Strefa dyskryminuje obywateli ekonomicznie i tym samym 

łamie Konstytucję RP. 
Należy nie dopuścić do powstania Strefy. Strefa dyskryminuje obywateli ekonomicznie i tym samym łamie Konstytucję RP. Należy zaproponować 5000000 lat wyłączenia. Należy nie dopuścić do jej powstania. 

Strefa dyskryminuje obywateli ekonomicznie i tym samym łamie Konstytucję RP. 
Powinny wjeżdżać za darmo, jak wszystkie inne. Należy nie dopuścić do jej powstania. Strefa dyskryminuje obywateli ekonomicznie i tym samym łamie Konstytucję RP. Lista powinna uwzględniać wszystkie samochody. Należy nie dopuścić do powstania Strefy. Strefa dyskryminuje obywateli ekonomicznie i 

tym samym łamie Konstytucję RP. 
1.6.25 22:19:51 Zlikwidować całą strefe , jest bez sensu !! Idiotyzm uni i rządzących Idiotyzm uni i rządzących Mam mercedesa z 88r i bede nim jeżdził !! a mieszkam na stradomiu ! Mam gdzieś 

wasze p[rzepisy
Mam to w 4 literach jade do rodziców i co ? nie bede mógł wjechać !! No napewno!! Idiotyzm uni i rządzących

1.6.25 22:24:39 SCT powinna być "na papierze" - powinna obejmować aktualną strefę "A1" a nie cały Kraków.
Powinno się dodatkowo stworzyć strefy, do których wjazd będą mieli tylko mieszkańcy Krakowa, tak jak jest to wzorem innych miast (Wiedeń, Londyn, Monachium).
Badania wyraźnie pokazują, że smog (zanieczyszczenie powietrza) zaczyna się wtedy, kiedy okres grzewczy i kończy razem z nim.

SCT jest wykluczeniem transportowym. Z jakiego powodu mam się pozbywać sprawnego samochodu, który nie ulega awariom, a koszt jego eksploatacji jest z tego tytułu niski. Ekologia i ekonomia, to 
używanie jednego sprawnego produktu przez jak najdłuższy możliwy czas.
Wymiana samochodów na nowe nie przynosi korzyści ekologicznych jeżeli jest wymuszana. Wymiana parku samochodowego powinna następować automatycznie - poprzez zwiększanie zamożności 
społeczeństwa. Jeżeli nie stać nas na wymianę samochodu w myśl SCT, jako mieszkańcy Krakowa zostaniemy za to ukarani.

Wjazd do SCT jeżeli zajdzie taka konieczność powinien być dozwolony - w tym celu wystarczy określić dwa rodzaje wjazdu:
- planowany
- incydentalny

Wjazd planowany samochodem niespełniającym norm można opłacić wg następującego wzorca:
- przed wizytą w SCT
- do 24 godzin po wjeździe do SCT
- do 48 godzin po wjeździe do SCT (opłata podwyższona)
- powyżej 72 godzin po wjeździe do SCT (mandat)

Wjazd incydentalny - np. nieplanowana wizyta w szpitalu / SOR itp.:
- bez opłat / mandatów w przypadku przesłania dokumentacji potwierdzającej taką konieczność

Katalog wjazdów musi być dokładnie opracowany i zamknięty.
System odwołań musi być sprawny i nie może być obsługiwany przez "ludzi automaty", którzy na wszystkie odwołania odpowiadają 
"nie, bo to decyzja administracyjna i nie da się jej cofnąć".
System ten ma być dla ludzi a nie ludzie dla niego.

Realnie powinno to być EURO 2 dla silników benzynowych i EURO 4 dla silników Diesla.
Późniejsze normy czystości spalin nie zmieniają aż tak drastycznie wartości emisji - wystarczy porównać poszczególne tabele norm Euro dla określonego rodzaju silnika.
Zmiany wymogów SCT powinny być mniej drastyczne i dostosowane do portfela Polaków (nie polityków).

Mieszkańcy Krakowa powinni być obligatoryjnie wyłączeni z SCT, po to, aby nie spowodować wykluczenia transportowego.

Mieszkańcy Krakowa powinni być obligatoryjnie wyłączeni z SCT, po to, aby nie 
spowodować wykluczenia transportowego.
Jeżeli zaistnieje konieczność włączenia mieszkańców do SCT, to z opóźnieniem i z 
normami Euro, które będą dostosowane do parku samochodowego Krakowian - nie 
może być tak, że np. po 5 latach karencji wskoczą od razu w normę Euro wymaganą w 
danym roku!
Z SCT należy również wyłączyć samochody nabyte w drodze spadkowania oraz darowizn 
w pierwszej linii (I grupy podatkowej) - chodzi o ich nabycie po wejściu przepisów.

Jest to rozwiązanie logiczne, które funkcjonuje w innych krajach / miastach.
Katalog wjazdów musi być dokładnie opracowany i zamknięty.
System odwołań musi być sprawny i nie może być obsługiwany przez "ludzi automaty", którzy na wszystkie odwołania odpowiadają "nie, bo to decyzja administracyjna i nie da się jej cofnąć".
System ten ma być dla ludzi a nie ludzie dla niego.

Pojazdy historyczne i zabytkowe nie powinny mieć możliwość poruszania się po strefie nieodpłatnie przez cały rok.
SCT nie powinna niszczyć w ten sposób motoryzacji historycznej.
SCT nie może spowodować uwięzienia tego typu samochodów w garażach.



1.6.25 22:24:59 Proszę zacząć od ścisłego centrum, SCT i brak parkingów park&ride wyklucza wiele osób dojeżdżających do pracy nie mających alternatywy dojazdu jak tylko samochodem. Niestety sct w obecnej formie to 
dyskryminacja biedniejszych osób.

Park&ride powinien powstać z każdego głownego kierunku krakowa. Opłata to nic innego jak skok na kasę, miasto powinno zakończyć najpierw temat kompletności i drożności obwodnicy Co z autami ciężarowymi dowożącymi towary do marketów lub pojazdami budowy?

1.6.25 22:25:17 Uważam, że nie należy w ogóle wprowadzać stref czystego transportu, ponieważ są one niekonstytucyjne i niehumanitarne: godzą w podstawową wolność jaką jest swoboda przemieszczania się oraz 
stygmatyzują osoby mniej zamożne. 

Jak wyżej. Proponuję najpierw zrobić rzetelne badania i przedstawić je opinii publicznej: jakie są źródła zanieczyszczania powietrza i jaki jest w nich udział motoryzacji, jak to ma miejsce np. w 
Katowicach. Należy również porównać stan powietrza w godzinach szczytu z okresami znikomego ruchu drogowego, czyli np. pory nocnej, świąt, "pandemii" itp. Wtedy można będzie 
stwierdzić, czy takie rozwiązanie w ogóle ma sens. Można dyskutować o faktach a nie o ideologii.

Proponuję wprowadzić strefy w roku 2222 lub 3333. Czyżby prawdziwym powodem wprowadzenia stref było reperowanie finansów miasta? Czyli można "truć" tylko płacić trzeba? Wspaniałe pole do kombinatoryki i nadużyć w uzyskiwaniu zwolnień (i płacenia za nie). Jeśli zakaz ma zostać wprowadzony powinien objąć 
wszystkie samochody za wyjątkiem ustawowych pojazdów uprzywilejowanych oraz samochodów dostawczych. Wszyscy powinni mieć 
równe zasady w przemieszczaniu się: autobusem, tramwajem, pieszo, rowerem i konno. Przykład powinien iść z góry i jako pierwsi 
pozbawieni możliwości wjazdu do miasta powinny zostać władze miasta, radni oraz wszyscy pracownicy Urzędu Miasta w Krakowie.

1.6.25 22:28:12 Nie powinno być strefy czystego transportu, to jest niepoważne! Zła propozycja! Rozwiązanie idiotyczne! To nie jest strefa czystego transportu tylko strefa dla bogatych ludzi! 
1.6.25 22:28:13 Strefę należy w prowadzić na ograniczonym obszarze Krakowa, np stare miasto, mieszkańcy miasta nie powinni być zmuszani do zmiany samochodu Jak wyżej Wielki dymiący suw lub ciężarówka może wjechać do strefy a mały samochód spalający o wiele mniej paliwa nie bo starszy to jest jakaś głupota, legalne pojazdy wlascicieli w całym kraju delegalizuje się uchwała 

rady miasta
Widać że nie chodzi o czystość tylko o kase

1.6.25 22:28:32 Strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum, wewnątrz 2 obwodnicy. Powinien być umożliwiony dojazd do giełdy kwiatowej przy ulicy Balickiej Takie wyłączenie powinno obejmować także mieszkańców gmin przylegających do 
Krakowa ,
którzy ze względu na charakter pracy zmuszeni są do poruszania się samochodami 
dostawczymi do 
3,5 tony-drobni przedsiębiorcy ,rolnicy.

Jest to konieczne zwłaszcza dla samochodów wjeżdżających okazjonalnie .Opłata powinna obejmować tylko czas kiedy samochód się porusza. Powinny być wyłączone samochody dostawcze poruszające się okazjonalnie na zasadzie wjazd- kilka godzin postoju -wyjazd .Brak 
możliwości wjazdu spowoduje upadek wielu małych firm.

1.6.25 22:29:45 Uważam że strefa powinna obejmować wyłącznie ścisłe centrum Uważam że pomysł jest do przeorganizowania, ma się nijak do polepszenia jakości powietrza. Utrudni tylko życie osób których nie stać 
aby kupić nowsze pojazdy.

Uważam że pojazdy zasilane gazem LPG powinny z racji używania alternatywnego paliwa, być zwolnione z tego zakazu. Tak jak jest to w wielu europejskich miastach stosujących SCT
Za zwolnieniem przemawia fakt że pojazdy napędzane LPG emitują dużo mniej związków szkodliwych niż pojazdy z wyśrubowanym i normami spalin. To fakt nie podlegający dyskusji, a 
ktoś kto uważa inaczej jest niedouczony lub na innych za tępych....

Uważam że mieszkańcy Krakowa nie powinni być faworyzowani. Mieszkańcy tzw. 
obwarzanka jak i inni małopolanie powinni móc wjeżdżać swoimi pojazdami do Krakowa, 
w przeciwnym razie będzie to dyskryminacja.

Jest to jakieś rozwiązanie, myślę że dobre Uważam że osoby których dochód nie pozwala na posiadanie nowszego auta dalej powinni móc wjeżdżać do Krakowa, nie można ich 
dyskryminować. Każdy ma prawo posiadać swój pojazd.

1.6.25 22:30:12 Proponuję wprowadzić strefę tylko w ścisłym centrum Krakowa plus na Alejach 3 wieszczy. Dojazd do każdego dostępnego P+R
1.6.25 22:31:46 Nie dla strefy ct!!! Nie dla strefy ct!!! Nie dla strefy ct!!! Nie dla strefy ct!!! Nie dla strefy ct!!! Nie dla strefy ct!!!
1.6.25 22:32:15 Brak takiego parkingu od strony Kryspinow-Bielany-ul Ksiecia Jozefa Dyskryminacja osób mieszkających poza Krakowem codziennie dojeżdżających do pracy- 

skoro osoby mieszkający poza Krakowem są dyskryminowani może mieszkańcy 
okolicznych miejscowości powinni zacząć dyskryminować Krakowian? W wiosenne czy 
letnie weekendy Krakowianie wyjeżdżają na wieś i do wiejskich lasów i w żaden sposób 
nie są dyskryminowani przepisy w krakowie kolejny raz dotykają osoby mieszkające na 
wsiach

1.6.25 22:33:58 Żadnej strefy nie powinno być !!!
Ponadto ograniczanie swobód obywatelskich jest karane i niewątpliwie w razie powstania takiego czegoś będę domagał się od miasta odszkodowania i zadośćuczynienia jako osoba niepełnosprawna !!!!!!!!!

Żadnej strefy !!!!!! Szpital w samym centrum również się znajduje ale o tym zapominają !!!! Wszystkie auta mogą wjechać do Krakowa jak do tej pory !!! Jedyny zakaz wprowadzić trzeba na wjazd jakimkolwiek autem osobą zatrudnionym w państwowych instytucjach w 
Krakowie. Niewątpliwie osoby na państwowych stołkach powinny jeździć komunikacją miejską na czele z prezydentem Krakowa !!!!!!!!

Koniec z dzieleniem ludzi !!! Czy mówi coś KONSTYTUCJA ??? i odpowiedzialność cywilna 
!!! Nieźle zarobię na mieście Kraków !!!!

To jawne okradanie obywateli !!!!!!!!!! Co z samochodami w których jadą osoby niepełnosprawne itd. 
Coś mi się wydaje, że będzie bardzo dużo spraw w sądzie i miasto będzie płacić niesamowite odszkodowania i zadośćuczynienia !!!!!!!1

1.6.25 22:34:34 Strefa Czystego Transportu w Krakowie to przepisy dyskryminującego obywateli polskich, którzy posiadają starsze samochody, dzielą Polaków i jednocześnie uniemożliwiają korzystania ze swojej własności. 
Każdy samochód dopuszczony do ruchu, zgodnie z obowiązującymi przepisami może jeździć po Polskich drogach, ponieważ wszyscy utrzymujemy te drogi z naszych podatków. Co za tym idzie przepisy, które 
chcą wprowadzić władze Krakowa są sprzeczne z obowiązującymi przepisami Konstytucji, które gwarantują nam Polakom prawo do godności (Art. 30), prawo do wolności (Art. 31), prawo do swobodnego 
poruszania się po terytorium Polski (Art. 52), prawo do własności i możliwości korzystania z własności (Art. 64).
Reasumując Strefa Czystego Transportu i przepisy ją tworzące jest wbrew Polskiej Konstytucji, dlatego nie mogą być wprowadzone w życie! Przepisy tej propozycji należy wyrzuć do kosza!

Strefa Czystego Transportu jest wbrew Polskiej Konstytucji i nam Polakom, Krakowianom, do wyrzucenia są wszystkie przepisy tej 
propozycji!!!!

Strefa Czystego Transportu jest wbrew Polskiej Konstytucji i nam Polakom, Krakowianom, do wyrzucenia są wszystkie przepisy tej propozycji!!!! Strefa Czystego Transportu jest wbrew Polskiej Konstytucji i nam Polakom, 
Krakowianom, do wyrzucenia są wszystkie przepisy tej propozycji!!!!

Strefa Czystego Transportu jest wbrew Polskiej Konstytucji i nam Polakom, Krakowianom, do wyrzucenia są wszystkie przepisy tej propozycji!!!! Strefa Czystego Transportu jest wbrew Polskiej Konstytucji i nam Polakom, Krakowianom, do wyrzucenia są wszystkie przepisy tej 
propozycji!!!!

1.6.25 22:35:31 Podoba mi się ta propozycja. Nic bym nie zmieniał Jest ok Uważam, że tylko standard euro powinien być kryterium a nie rok produkcji a rok 2005 czyli dopuszczenie 20 letnich aut to przesada. 20 lat to staroc. nie powinnismy tak starym autom 
pozwalac na jazde po SCT

5 lat to za dużo. proponuje max 3 lata Jest ok ale ta opłata powinna byc wyzsza. kazda z oplat powinna byc dokladnie 2 razy wyzsza nie mam uwag

1.6.25 22:35:50 Idiotyzm i głupota, naciąganie ludzi na pieniądze Euro 3 lub euro 4 dla każdego pojazdu wystarczy Naciąganie ludzi na kasę, nic to nie da, smog dalej jest i będzie w Krakowie 
1.6.25 22:36:08 Nie powinno być żadnych ustępstw w sprawie wjazdu do Krakowa np. w celu dojazdu do szpitala czy w inne miejsca, ponieważ nikt i 

tak tego nie zweryfikuje i jest to otwarcie furtki dla tych którzy będą chcieli przepisy omijać.
Powinien być okres przejściowy aby mieszkańcy "oswoili się" z wprowadzanymi 
zmianami. Jednak należy rozważyć ograniczenie wjazdu samochodami do centrum 
miasta. 

Proponowane rozwiązanie oceniam negatywnie, ponieważ sama jestem astmatykiem i jakość powietrza w Krakowie jest dramatyczna, już nie mówiąc o smrodzie powietrza i dlatego uważam że nie 
powinno być żadnych ustępstw, należy promować komunikację publiczną i stworzyć parkingi na obrzeżach miasta. Swoje stanowisko argumentuje tym że mi miasto nie zapłaci za uszczerbek na 
moim zdrowiu i pogorszeniu stanu zdrowia.

1.6.25 22:36:09 Strefa powinna ograniczyć się do samego centrum miasta Krakowa i obejmować obszar wewnątrz aleii Trzech Wieszczy - II obwodnica miasta. Obecna propozycja jest zdecydowanie za szeroka. Powinny to być wszystkie punkty Park and Ride i wszystkie szpitale na zewnątrz II obwodnicy Krakowa Euro 6 dla diesli i rocznik 2003 dla pojazdów na benzynę Tak, wyłączenie nie powinno dotyczyć mieszkańców Krakowa lecz osób w mieście 
zameldowanych, które płacą podatki do krakowskiego urzędu skarbowego.

W porządku. Zaproponowane kwoty są zdecydowanie do dyskusji, bo abonament 500 zł miesięcznie wydaje się za wysoki. Cena powinna być taka sama jak abonament za strefę parkowania w 
mieście. 

Mieszkańców (osoby zameldowane w Krakowie) strefa nie powinna obowiązywać wogóle. Jej zapisy powinny obowiązywać jedynie osoby 
niezameldowane w Krakowie.

1.6.25 22:36:56 Proszę o równe traktowanie obywateli! Do tego mamy prawo, czemu traktujecie wybiórczo ludzi?! Absolutnie sie nie zgadzam - to niezgodne z konstytucja - wszyscy obywatele są równi! To jest już skandal! Zatem w Gminach powinna być analogiczna opłata wprowadzona! A samochody osób niepełnosprawnych nie trują? Kolejne kuriozum!
1.6.25 22:38:00 Wprowadzenie SCT nie da nic oprócz ********** ludzi w Polsce,  je stać nas na auta, a nawet jeśli mogę mieć jakie chce i nie można zakazać mi jego posiadania. Wiele badań jest 

niejednoznacznych czy SCT mają sens bądź nie, podczas pierwszej fali Covid był brak ruchu pojazdów i rekordowe zanieczyszczenie. Wniosek? Nie umiecie myśleć i ślepo podążacie za UE
1.6.25 22:38:16 Należy ją ograniczyć do naprawdę ścisłego centrum - może istnieć wyłącznie w obszarze Plant Strefę należy ograniczyć do naprawdę ścisłego centrum - może istnieć wyłącznie w obszarze Plant Są niedopuszczalne, zwłaszcza w stosunku do samochodów z silnikiem Diesla. Samochody spełniające Euro 5 powinny mieć możliwość bezterminowego wjazdu. Okres zdecydowanie zbyt krótki - minimalny okres to 15 lat. Cały projekt oceniam bardzo źle - dyskryminuje ludzi średnio zamożnych i ubogich. Cały projekt oceniam bardzo źle - dyskryminuje ludzi średnio zamożnych i ubogich.  Okres dostosowawczy jest zdecydowania zbyt krótki. 

Oprócz tego niezbyt intensywna eksploatacja wiekowych pojazdów, jest znacznie bardziej ekologiczna niż produkcja nowych samochodów - 
w tym elektrycznych.

1.6.25 22:38:26 Żadnej strefy, a jeśli już tylko w obrębie pierwszej obwodnicy Nie dla strefy 5 lat to minimum Nie dla strefy Nie dla strefy 
1.6.25 22:38:38 Jeżeli takie wyłączenia mają istnieć, to nie powinny dyskryminować mieszkańców innych okolic Krakowa . Uważam że absurdalny jest 

pomysł zakazu wjazdu jeśli  w miejscu zakazu nie będzie możliwości łatwej i szybkiej przesiadki na komunikację miejską , np na 
zasadzie park and ride. Już teraz park and ride są bardzo popularne i np na Bieżanowie nie da się znaleźć miejsca po godzinie 7 rano. 
Gdyby miała obowiązywać SCT to możliwość dojazdu do parkingów typu park and ride byłaby wg mnie koniecznością, a te parkingi 
musiałyby mieć tysiące miejsc, a nie jak dotąd raptem kilkadziesiąt.
Druga kwestia to sklepy i galerie handlowe. Często mieszcza się one bliżej centrum jak np Bonarka i stanowią też rodzaj park and ride, 
gdzie ludzie parkują w drodze do pracy i dalej już jadą komunikacją miejską. Włączenie tych terenów do SCT uniemożliwi ludziom 
mieszkającym pod Krakowem zrobienie większych zakupów w mieście. 

Mieszkam w okolicach Wieliczki i na co dzień korzystam z infrastruktury, usług i transportu zarówno w Wieliczce jak i w Krakowie. Wykonując codzienne obowiązki i podróże nie raz 
przekraczam granicę Krakowa i Wieliczki. Wprowadzenie SCT w granicach Krakowa byłoby ogromnym utrudnieniem dla mnie i mieszkańców tych terenów. 
Ponadto wśród moich znajomych i sąsiadów kojarzę 1 rodzine, która aktualnie dysponuje samochodem spełniającym wymagania. 

Jestem mieszkańcem Krakowa i tam zarejestrowany jest mój samochód. Mieszkam 
natomiast pod Wieliczka. 5 letnie wyłączenie byłoby dla mnie korzystne. Jednak uważam, 
że powinno zostać wypracowane inne podejście, które nie traktowałoby mieszkancow 
terenów podmiejskich tak samo, jak mieszkańców np całej Małopolski. Czym innym jest 
przyjechać do Krakowa np z małej miejscowości w górach raz na jakiś czas na zakupy 
bądź spacer , a czym innym jest codzienne dojeżdżanie do miasta spod Wieliczki do 
pracy. 

To rozwiązanie pokazuje na czym rzeczywiście zależy twórcom takiej strefy. 
Byłby to z pewnością duży zysk dla miasta. 
Myślę jednak że takie rozwiązanie ma swoje plusy, jednak po pierwsze te oplaty musza być dużo niższe, tak aby ludzie nie zrezygnowali z pracy w Krakowie i nie przenieśli się do innych mniejszych 
miast, a po drugie nie może dyskryminować mieszkańców aglomeracji krakowskiej, którzy w Krakowie nie śpią ale są w nim codziennie i mają w tym mieście wszystkie codzienne sprawy.

1.6.25 22:38:40 Proponowane zapisy są nie do przyjęcia i  powinny być w pełni zmienione. . Stanowisko zgodnie z pkt 4 Proponowane zapisy są nie do przyjęcia i  powinny być w pełni zmienione. Stanowisko zgodnie z pkt 4 Proponowane zapisy są nie do przyjęcia i  powinny być w pełni zmienione. . Stanowisko zgodnie z pkt 4 Mieszkaniec Krakowa powinien mieć możliwość bezkosztowego użytkowania 
zarejestrowanego w dniu wejścia w życie uchwały ws SCT, posiadanego samochodu 
niezależnie od spełnianych norm tj do jego zbycia lub kasacji, w granicach 
administracyjnych miasta. Niedopuszczalne jest ograniczanie  praw własności i 
zmuszanie do jego zbywania. 

Proponowane zapisy są nie do przyjęcia i  powinny być w pełni zmienione. Stanowisko zgodnie z pkt 4 Proponowane zapisy są nie do przyjęcia i  powinny być w pełni zmienione. Stanowisko zgodnie z pkt 4

1.6.25 22:39:04 brak granic strefy i jej likwidacja likwidacja jestem za likwidacja strefy likwidacja strefy źle jestem za likwidacja
1.6.25 22:39:04 zlikwidowac całkowicie strefę zlikwidowac całkowicie strefę zlikwidowac całkowicie strefę zlikwidowac całkowicie strefę zlikwidowac całkowicie strefę zlikwidowac całkowicie strefę 
1.6.25 22:39:55 Projekt jest przygotowany przez idiotów żyjących w swojej bańce, którzy nie mają pojęcia o tym, jak wygląda życie przeciętnego mieszkańca. Kogo stać na wymianę auta "co chwilę", bo nagle uwidziało im się 

zmienić wymogi - w stosunku do poprzedniego SCT (tego zaskarżonego)? Euro6 w zupełności wystarczy - bez podnoszenia do 6dt. Do tego dochodzi obszar - jeżeli musimy mieć SCT, to spełnijmy wymóg 
tworząc SCT wewnątrz plan - nawet bez uwzględniania ul. Gertrudy czy Podwala i pozostałych otaczających planty. 

SCT powinno obejmować jak najmniejszy obszar - spełnijmy wymogi litery prawa a nie jak któryś z idiotów na konsultacjach pieprzył o 
duchu prawa. Wprowadźmy SCT na rynku głównym i małym rynku i wystarczy.

Pomysł z euro6dt dla diesli jest pomysłem poronionym. Po co tak wygórowane normy? A przy benzynie euro4?! Górny półap euro6 dla obu rodzajów i nie ruszać! O roku produkcji już 
szkoda nawet gadać... 21letnia Skoda Fabia mniej zanieczyszcza powietrze niż świeżutkie auto z pojemnością 5.7L i spalające 20l/100km.

SCT dla mieszkańców Krakowa powinno być wyłączone nie przez 5 lat a dożywotnio - 
dopiero przy zmianie samochodu można będzie wymagać określonych standardów. 
Przykładow: SCT wchodzi od 31.05.2025, każdy mieszkaniec do tego czasu może zmienic 
auto na takie, które nie będzie spełniało norm; kupi 1.06.2025 - już musi spełniać. 
Przyjdzie rok 2030 - nadal może jeździć swoją Skodą Fabią z 2004 roku, ale jak auto 
przestanie dzialać, będzie musiał kupić spełniające normy. Przypominam, że to diagnosta 
decyduje o dopuszczeniu pojazdu do ruchu - nie urzędnik. Więc i urzędnik nie może 
zabronić poruszania się pojazdowi, który przechodzi badania techniczne, jeżeli uchwała 
została wprowadzona w życie już po zakupie auta.

Takie rozwiązanie idealnie świadczy o tym po co chcecie wprowadzać SCT - żeby zdzierać kasę z mniej majętnych i ograniczyć ruch dla zamożnych. Jestem zdecydowanie przeciwko wprowadzeniu 
tego. 

Pojazdy mieszkańców Krakowa powinny być na liście wyjątków dożywotnio (do końca żywota danego pojazdu). Jak mam świadomość, że 
Kraków dla Mieszkańców i p. Gibała są "po drugiej stronie barykady" p. Miszalskiego i PO, tak tutaj warto nie unosić się dumą i skorzystać 
z ich propozycji i ją wdrożyć w życie.

1.6.25 22:41:07 Stefę należy usunąć, a nie modyfikować. Wszystkie miejsca. Powinno być: Brak ograniczeń. Dożywotnie wyłączenie. Żadnych opłat. Skoro nie stać mnie na auto, to na opłaty ma być stać? To jest ograniczenie moich swobód obywatelskich. Płatny wstęp do publicznych miejsc, na które łożę podatki. Każdy Polak i Polka powinni móc poruszać się tam gdzie chcą.
1.6.25 22:41:16 Nie powinno jej być w ogóle. A jeśli tak to jak najmniejsza. Np. sam Rynek główny Przez SCT miliony turystów zrezygnuje ze zwiedzania Krakowa. To gigantyczne straty. Normy Euro 3-6 nie różnią się dużo. Niestety to tylko daje wysokie koszty nowszych samochodów. powinno być dożywotnio. I nagle za pieniądze już nie ma problemu ze spalinami? A co za 5 lat. Polaków nie stać na nowsze samochody.
1.6.25 22:41:18 Nie należy wprowadzać SCT. Każdym autem powinno dojechać się wszędzie. Nie jest potrzebna SCT w Krakowie. Każde auto powinno móc wjechać do Krakowa. Całe SCT powinno trafić do kosza. SCT i wszystkie propozycje oceniam bardzo źle. Wszysce obywatele powinni kieć takie same prawa!
1.6.25 22:41:47 Jest w porządku Jest w porządku Moim zdaniem należy zaostrzyć normy, szczególnie dla samochodów wjeżdżających z okolic Krakowa do centurm moim zdaniem można to skrócić do 1 roku taka opłata powinna być bardzo wysoka jest ok
1.6.25 22:43:08 SCT należy zlikwidować ponieważ nie ma żadnego sensu i jest pomysłem komunistycznymSCT należy zlikwidować ponieważ nie ma żadnego sensu i jest pomysłem komunistycznym SCT należy zlikwidować ponieważ nie ma żadnego sensu i jest pomysłem komunistycznym SCT należy zlikwidować ponieważ nie ma żadnego sensu i jest pomysłem komunistycznym SCT należy zlikwidować ponieważ nie ma żadnego sensu i jest pomysłem 

komunistycznym
SCT należy zlikwidować ponieważ nie ma żadnego sensu i jest pomysłem komunistycznym SCT należy zlikwidować ponieważ nie ma żadnego sensu i jest pomysłem komunistycznym

1.6.25 22:43:17 ŻADNEJ STREFY!!!
To jest ograniczanie nabytych praw mieszkańców!!!

TO JEST NAJBARDZIEJ TENDENCYJNA ANKIETA JAKĄ WIDZIAŁEM.
Uczciwi dziennikarze powinni was wyśmiać

WBREW KONSTYTUCJI EKO OSZOŁOMY! Kupując samochód kilka lat temu nie było informacji, że do władzy dojdą dilerzy nowych 
samochodów

ZŁODZIEJE - i tyle w temacie!! Geje i lesbijki OCZYWIŚCIE jak zwykle powinni być zwolnieni ze wszelkich ograniczeń, bo jako jedyni mogą chodzić w stringach po Rynku w 
Krakowie i policmajstrom to nie przeszkadza.
Lewacki Krakuff - takie macie problemy jak sobie wymyślicie.

1.6.25 22:43:22 Nie należy wprowadzać strefy na całe miasto. Euro 6 dla diesli gdzie średni wiek pojazdu w Polsce to 16 lat + strefa na całe miasto?! Upadliście tam wszyscy na głowę, przygłupie urzędasy. Dyskryminacja ludzi spoza Krakowa (turystów) Nagle te auta nie trują po wniesieniu opłaty? HAHAHAHAHHAHAHAHAH 
1.6.25 22:43:46 Całość miasta powinna być dostępna, być może za wyjątkiem drugiej obwodnicy. Nie powinno  być limitów. Piszę to jako użytkownik fabrycznie nowego auta. Nie chcę dyskryminować osób ze starszymi autami.

Zanieczyszczenie powietrza powodują piece domowe i kominki.

Powinno Nie być żadnych ograniczeń. Skok na kasę. Powinno Nie być żadnych ograniczeń. Miasto nie potrzebuje SCT tylko parkingów park and ride, wtedy ludzie chętnie się przesiada do 
szybkiego tramwaju.

1.6.25 22:44:33 Nie uwzględniono stanowiska emerytów /tzw.stary portfel/, których nie stać na zakup nowego auta. Musimy dojechać do sklepu, do 
Przychodni-lekarza, na działkę poza Krakowem itp. Emeryci nie mają zasobów finansowych na zatrudnienie osób do pomocy czyli 
automatycznie zostaną zmuszeni do pozostania w domach. Uważam, że te auta po śmierci emerytów nie powinny być dopuszczone do 
"ruchu".

1.6.25 22:45:42 Tak Cały Kraków powinien być dostępny do alej 3 wieszczów SCT powinna być wprowadzona od 2035 roku 15 lat wyłączenia Durnota
1.6.25 22:45:50 SCT TYLKO NA PLACU WSZYSTKICH ŚWIĘTYCH DLA URZĘDNIKÓW MIASTA GALERIA KRAKOWSKA, GALERIA KAZIMIERZ, RYNEK, WAWEL EURO 6 TYLKO DLA BOGATYCH, BIEDNYM ZAKAZAĆ DOSTĘPU DO LEKARZY I WYZNAWANIA WIARY CHRZEŚCIJAŃSKIEJ W KOŚCIOŁACH W CENTRUM KRAKOWA SEGREGACJA LUDZI POCHODZĄCYCH ZE WSI DOOKOŁA KRAKOWA ZE WZGLĘDU NA 

ZAMIESZKANIE
SPALINY JEDNAK DOBRE ZA OPŁATĄ :) PIENIĄDZ NIE ŚMIERDZI :) SPALINY JEDNAK DOBRE ZA OPŁATĄ :) PIENIĄDZ NIE ŚMIERDZI :)

1.6.25 22:45:54 Całkowite zniesienie strefy Wszystkie przychodnie, poradnie, Całkowite zniesienie Zniesienie na zawsze Złodziejstwo
1.6.25 22:46:29 Nie wszystkich stać na nowe samochody , to co robicie z nami to jest  chore 
1.6.25 22:46:51 Cały Kraków Hale ICE Jak najbardziej restrykcyjne. Chodzi o zdrowie ludzi!! Moze to wywolac fale przerejstrowan fikcyjnych. Najlepiej by wprowadzic od razu dla 

wszystkich
Stanowczo nie. Pieniedzmi nie zwrocimy zdrowia ludziom Podobnie jak w punkcie 3. Ograniczenia powinny byc jak najbardziej restrykcyjne i nie zawierajace wyjatkow, bo ludzie beda to 

wykorzystywac
1.6.25 22:47:03 Nie powinno być żadnych granic ani takiej sfery. Nie jest ona dobrą, propozycją. Nie powinno być takiej sfery Nie wszystkich stać na dobre i sensowne auta poza tym wyklucza to wiele ciekawych Złotów samochodowych. Większość aut i tak już przecież które bardzo szkodzą środowisku już i tka 

nie jeździ. Pozostają głównie zabytki. Dajcie już spokój z tą strefa i niech jej nie bedzie
Oczywiście że nie. Najwięcej aut przyjeżdżających tutaj to są studenci. W ten sposób 
mniej ludzi będzie tutaj przyjeżdżać i napędzać gospodarkę Krakowa. Więc jest to wielki 
cios dla krakowian. Jaki dla polskiej gospodarki i wynajmowania mieszkań. 

I co w przypadku studentów. Mają płacić za to że tutaj mieszkają. Bezsens. Utrudnianie ludziom i mieszkańcom zycie Byłoby to jakkolwiek sensowne natomiast zanim dostanie się taką zgodę, utrudnisz się życie mieszkańcom wizytującym tutaj też ludziom. 
Natomiast pamiętajcie nadal o studentach którzy nie mają pieniędzy pamiętajcie o ludziach starszych którzy nadal mogą mieć starsze 
samochody a nie umieją tego zrobić czyli zarejestrować samochód jako zabytek. Poza tym większość samochodów przed 2000 już może 
być zabytkowe. Wcale nie stwarzają one aż tak dużego zagrożenia dla środowiska jak wiele samochodów ludzi którzy mają najnowsze Audi 

1.6.25 22:47:09 Nie Zbyt minimalistyczne. SCT powinna byc na poziomie wymagan Niemieckich Powinna byc równość. Lepszym rozwiazaniem jest X wzjazdow rocznie bez oplat po zarejestrowaniu sie w serwisie. SCT powinny byc objete pojazdy dostawcze i budowlane.
1.6.25 22:48:34 Nie powinno jej w ogóle być Nie jest Są to beznadziejne wymagania, celujące w biednych ludzi Bardzo zły pomysł, jeszcze bardziej celujący w biedniejszych ludzi Żadna 
1.6.25 22:48:36 Strefa powinna się ograniczać bezpośrednio do miejsc gęstej zabudowy i przebywania mieszkańców. Dostęp do szpitali powinien zostać wyłączony z SCT, np poprzez wydawanie zaświadczenia ze szpitala i możliwość odwołania od kary 

na jego podstawie. 
Powinien zostać określony jeden konkretny standard dopuszczalnej emisji konkretnego związku z którym walczymy  bez względu na rozmiar czy rocznik samochodu. Kupowanie sobie praw do emisji jest zaprzeczeniem egalitarnego społeczeństwa. Bezwzględnie powinien zostać odrzucony. Pojazdy specjalne tylko w wypadku braku możliwości zastąpienia ichbzgodnymi

1.6.25 22:48:56
1.6.25 22:49:22 Rodzi niesprawiedliwość społeczną. SCT to obszar dla ludzi, których stać na nowe auta. Kraków to Polskie miasto nie wszyscy musza znać angielski. Park and Ride powinno być podane z tłumaczeniem Manipulując standardem Euro tworzy się następna niesprawiedliwość społeczna, faworyzująca producentów marek z Euro
1.6.25 22:49:28 Moja propozycja Strefy to Rynek Główny. Tak jak odpowiedzi wyżej - uważam, że strefą SCT powinien zostać objęty jedynie Rynek Główny. Unia Europejska nie narzuca wielkości 

strefy, więc może to być mały kwadrat, idąc śladem innych krajów.
Uważam, że do strefy powinny mieć wjazd auta z filtrem cząstek stałych - mogą być nawet założone poprzez zlecenie u mechanika do starszych aut -
bez wymogów roku produkcji.

Uważam, że strefą czystego transportu powinien zostać objęty jedynie turystyczny 
Rynek Główny.

Uważam, że strefą czystego transportu powinien zostać objęty jedynie turystyczny Rynek Główny. Uważam, że strefą czystego transportu powinien zostać objęty jedynie turystyczny Rynek Główny.

1.6.25 22:49:41 Wyłącznie ulice przylegające do rynku głównego. W aktualnej formie przepisy wykluczają biednych z przebywania na ulicach Krakowa. Nie każdy może kupić nowsze auto, nie każdego będzie stać na zapłatę 500 haraczu, za bycie 
biednym. 

Ruch uliczny ma marginalny wpływ na powietrze w Krakowie. Widoczne to było podczas pandemii, gdzie ruch został mocno zredukowany, a powietrze dalej miało tragiczny stan.

Skandaliczna segregacja ludzi na podstawie ich miejsca zamieszkania. Przepisy powinny 
obowiązywać każdego, od momentu ich wprowadzenia.

Wykluczanie biednych mieszkańców Polski. W obecnej formie taka opcja jest skandaliczna. Przepisy powinny być napisane prosto i przejrzyście.
Tworzenie prawa, a potem zawieranie dużej liczby wyłączeń jest komiczne, i daje pole do nadinterpretacji. 
Takie prawo jest dziurawe od samego momentu jego wprowadzenia. 

1.6.25 22:49:41 SCT powinna być tylko w obrębie drugiej obwodnicy Krakowa. Nie powinna obejmować całego miasta. Powinno być 10 lat
1.6.25 22:49:44 Wszystko jest super Jest ok Wystarczająco Bardzo dobrze jestem z Super 
1.6.25 22:49:44 Strefa max obszar rynku głównego Ja wcześniej napisałem, tylko rynek główny powinien być w strefie, więc generalnie wasze pomysły uważam za głupie i bezprawne, i 

nie podpis prezydenta nie jest przyklepaniem nadal jesteście bandytami i złodziejami
żadnych wymagań, naprawdę myślicie że ludzie chcą jeździć starymi autami na złość ? Rozumiecie co się z stanie z cenami aut jak to zaczniecie to wprowadzać ? Sam już mam problem z 
kupieniem auta bo nie mam ochoty kupować samochodu za około 30 tysiecy tylko po to żeby w ogóle móc po własnym mieście do sklepu pojechać, no ******** was konkretnie.

To już jest w ogóle szczyt, wiecie że to jest niezgodne z konstytucją ? Bo uprawiacie 
segregacje, za ten pomysł to ktoś was powinien zamknąć w *******

Jak wyżej, plus widzę że wy w przeciwieństwie do Warszawy to już sie nawet nie ***********, tylko wprost wprowadzacie strefe wolną od biedaków, ******** jesteście mam nadzieje że pójdziecie 
siedzieć za to

Nie powinno być strefy w takim zakresie, jak już ma być strefe bo jest to wymagane to tak jak wczesniej napisałem wprowadźcie ją tam 
gdzie nikomu nie będzie przeszkadzać, Rynek główny, część Kazimierza, najlepiej ta już i tak wyłączona z ruchu aut, za 20 lat zmieni się 
mądrość etapu, i trzeba będzie wszystko znowu odkręcać, nie możecie tego od razu przewidzieć ? tylko będziemy musieli znowu w 
podatkach za 20-30 lat za wszystko żeby naprawić wasze głupie pomysły płacić

1.6.25 22:50:03 Żadnej strefy. Sprawne auto, niezależnie od wieku, powinno mieć dostęp wszędzie. Jak biedny mają gdzieś wjechać? Od razu mieszkanie możecie nowe auta zafundować. To śmieszne. Jeszcze bardziej skubcie biednych. Odpowiedz jak wyżej. Śmieszne.
1.6.25 22:50:08 Moja propozycja to pokrycie obszaru ZERO na ZERO. Ratusz miejski z obowiązkowym parkowaniem rurą wydechową do budynku. Wymagania są narzucone ogólnie dla wszystkich pojazdów. To idiotyczne i już tłumaczę dlaczego - zadbany silnik w 20-kilkuletnim aucie o niskiej pojemności potrafi mieć mniejszą emisję 

cząstek o nowoczesnych układów z euro 6. Żeby SCT miała sens inny niż robienie laski pewnym środowiskom to byście wymagali indywidualnych wyników badań co do emisji cząstek. 
Tymczasem maluszek z lat 90 nie wjedzie, ale bydle, 2,5 tonowy SUV z silnikiem 6.0 już tak. 

A dlaczego nie 6? Albo 4? Jakim prawem narzucacie ludziom czym mają jeździć. Jak 
biedny emeryt ma 20-letniego seata i na nowe auto go nie stać to magicznie za 5 lat 
będzie go stać? Albo biednego studenta? Macie jakiś cud gospodarczy w kieszeni?

Tak jak każdy - wiadomo, że chodzi o hajs. Haracz za wjazd samochodem. Te 5 lat to taki sam przekręt jak w Warszawie. Wiedzieliście, że ludzie was na widłach wyniosą z ratusza, więc uśpiliście ich "okresem 
przejściowym". 

1.6.25 22:51:03 Całe miasto bez dojazdu wo wybranych parkingów blisko obwodnicy Standardy powinny być takie same, jak w listach zachodniej Europy, czyli wjazd od Euro5 Nie powinno być okresycwyksczeniacdla mieszkańców, ich samochody nie spełniające 
norm tak samo nas zatruwają 

Bardzo zły pomysł Bez wyjątków auta nie spełniające norm nie powinnybwjezdzac do miasta 

1.6.25 22:51:15 Nie należy jej w ogóle wprowadzać.  Cały Kraków powinien być dostępny dla każdego pojazdu. P Jestem przeciw  stc w Krakowie. Jestem przeciw  stc w Krakowie. Jestem przeciw  stc w Krakowie.  To już w ogóle abstrakcja. Jestem przeciw  stc w Krakowie. 
1.6.25 22:51:27 Strefy nie powinno być. Kraków i Polska jest dla wszystkich Polaków i nikt nie ma prawa do ograniczania im podróżowania pojazdami jakie posiadają. Konstytucją gwarantuje wszystkim Polakom równe prawa, 

bez względu na posiadane środki transportu.
Jakakolwiek granicą strefy jest pogwałceniem prawa jakie daje Polakom konstytucją. Każde auto ma prawo wjechać do krakowa. Prezydent Krakowa i radni powinni kupić mieszkańcom Krakowa auta spełniające normy 

euro 6. 
Za co jeszcze każecie ludziom płacić, może za to że żyją !!! Każdy Polak ma mieć prawo wjazdu posiadanym autem do Krakowa. 

1.6.25 22:52:00 Tak Dobry pomysł, ale piwny być jeszcze dworzec i parkingi dla samochodów które nie będą miały zakaz Powinien obejmować od euro 5 lub 2009r bo młodzieży nie stać na nowe auta Pod warunkiem że opłata nie będzie bardzo droga Osobówki z euro 5 do silników o pojemności 2.2
1.6.25 22:52:27 SCT powinna obejmować tylko i wyłącznie ścisłe zabytkowe centrum miasta. Tauron Arena, możliwość dojazdu do wyznaczonych parkingów w centrum przy miejscach turystycznych. Bardzo negatywnie. Wszystkie samochody osobowe powinny zostać dopuszczone, wielkość emisji takich pojazdów jest znikoma i nie ma wpływu na jakość powietrza, to jest wymysł 

"pseudoekologów" który służy tylko do stworzenia podziałów społecznych. Kryteria powinny zostać wprowadzone dla samochodów >3,5t.
Bardzo negatywnie. Jest to rozwiązanie dyskryminujące dla pozostałych mieszkańców 
miejscowości sąsiadujących z Krakowem i turystów jako, że miasto jest odwiedzane 
przez osoby z całej Polski.

Bardzo negatywnie. Wielkość emisji samochodów nie ma żadnego lub bardzo znikomy wpływ na jakość powietrza. Jest to rozwiązanie dyskryminujące ze względu na dochody mieszkańców bo tylko 
najbogatsi mogą sobie pozwolić na nowe samochody. Smog i zanieczyszczenia powstają tylko zimą za sprawą tzw. niskiej emisji z pieców CO.

Bardzo negatywne rozwiązanie. Samochody ludzi przyjezdnych do miasta w celach turystycznych, leczniczych w szpitalach lub 
przychodniach lub innych celach powinny być dopuszczone na takich samych zasadach jak mieszkańców miasta. Jest to rozwiązanie 
dyskryminujące innych mieszkanców.

1.6.25 22:52:34 Brak granic, SCT to nieporozumienie Wszystkie miejsca użyteczności publicznej oraz sklepy spozywcze powinny byc dostępne równo dla każdego, bez względu na środek 
lokomocji

Brak granic, SCT to nieporozumienie, spaliny z aut spoza SCT w cudowny sposób zostaną zablokowane i nie dotrą do powietrza z obrębu SCT? SCT powinna być zdelegalizowana, ewentualnie obejmować jeydnie ścisły rynek Krakowa Skandaliczne i obłudne rozwiązanie. SCT w założeniu ma ograniczyć zanieczyszczenie powietrza chyba, że ktoś zapłaci to wtedy już nie truje powietrza spalinamy? Skandal, fałsz i obłuda SCT powinno obejmować tylko ścisły rynek Krakowa i ani ulicy dalej. To bezsensowne, głupie, obłudne rozwiązanie pod płaszczykiem 
dbania o jakość powietrza ma na celu podzielenie społeczeństwa i wykluczenie komunikacyjne biednej jego części.

1.6.25 22:52:40 Należy ograniczyć obszar Strefy do minimum, np. do jednej ulicy, aby nie utrudniać ludziom życia, a jednocześnie spełnić przepisy mówiące o obowiązku wprowadzenia SCT w miastach z przekroczonymi 
normami.

"(...) ważne miejsca, które powinny być dostępne dla każdego zaproponuj je tutaj." Miasto dla ludzi, a nie ludzie dla miasta. WSZYSTKIE 
miejsca w mieście powinny być dostępne dla KAŻDEGO.

Każdy pojazd posiadający homologację Euro został dopuszczony do użytku bezterminowo i tak musi zostać. W przeciwnym razie prawo działa wstecz, co jest niedopuszczalne. Optymalny czas na wymianę pojazdów dla każdego jest indywidualny, dlatego 
rekomenduję bezterminowy okres wyłączenia.

Badania naukowe nie stwierdziły żadnego wpływu wnoszonych opłat na jakość powietrza, dlatego wszelkie opłaty/kary są niezasadne, chyba, że to jedyna droga do "unieszkodliwienia" Strefy 
Czystego Transportu. W takim wypadku rekomenduję symboliczną opłatę w wysokości 1 grosza na miesiąc/rok.

Wnioskuję o zwolnienie z zakazu wjazdu do Strefy pojazdów należących do obywateli Polski.

1.6.25 22:53:16 Strefa powinna obowiązywać od II obwodnicy do Grzegórzeckiej, i Dietla. Obecny obszar strefy dyskryminuje osoby mniej zamożne. Rok produkcji oraz standard Euro to chybiony pomysł, samochody powinny być dopuszczane według ich obecnej emisji. Takie rozwiązanie dyskryminuje starsze samochody hybrydowe a 
premiuje nowsze SUVy z paliwożernymi silnikami, tylko dlatego że te starsze były homologowane wcześniej. Dla przykładu Toyota Prius 1 generacji produkowana między 1997 a 2003 z 
1.5l silnikiem generuje około 130g co2 na kilometr i spala średnio około 6l benzyny w mieście, jest homologowana dla Euro 2. Nowy Mercedes klasy G z silnikiem 4l v8 generuje 338g co2 
na kilometr i spala średnio 15l benzyny w mieście. Mercedes jest homologowany dla Euro 6d.  

uważam to za dobre rozwiązanie

1.6.25 22:53:20 Ma nie być strefy. Ma nie być strefy! Ma nie być strefy!! Ma nie być strefy!!! MA NIE BYĆ STREFY !!! MA NIE BYĆ STREFY !!! MA NIE BYĆ STREFY !!! MA NIE BYĆ STREFY !!!
1.6.25 22:53:38 Powinny w niej znaleźć się wyłącznie deptaki i ścisłe centrum miasta. Wszelkie pojazdy, w tym zaopatrzenia jeżdżące po takich miejscach bezwzględnie powinny spełniać normy EURO 6. Wawel - jest to dziedzictwo narodowe i nie można ograniczać dostępu do niego. Podobnie wszystkie muzea, przedszkola, szkoły (w 

tym wyższe) i urzędy powinny mieć wyznaczoną trasę dojazdu wyłączoną z SCT.
Mieszkańcy powinni być dożywotnio wyłączeni z wymogów SCT. Wszyscy bezrobotni i zarabiający poniżej średniej krajowej powinni być wyłączeni z zakazu wjazdu do SCT.

1.6.25 22:53:51 Oczywiście, że trzeba zmienić. Głównym powodem jest głupi system opłat oraz zawyżone normy spalin. To jest na pewno dobre rozwiązanie Z wysoki standard spalin głównie silników benzynowych. Sporo starszych aut jeździ na LPG, które jest znacząco mniej szkodliwe od diesli czy samej benzyny. 
1.6.25 22:54:13 Bez strefy Bez strefy Bez strefy Bez strefy Bez strefy Bez strefy
1.6.25 22:54:25 Moja propozycja to odrzucenie propozycji i niepodejmowanie dalszych prac nad SCT. To mrzonki. To jawna dyskryminacja. 5 lat karencji na dyskryminacje to nadal chęć dyskryminacji. Źle. Funkcjonowanie państwa i miasta nie polega wyłącznie na poszukiwaniu dróg do obkładania społeczeństwa daninami. Choć sam uzyskuje wysokie dochody nadal uważam SCT za opcje 

niedopuszczalną.
Mam nadzieję, że osoby optujące za SCT nie znajdą się więcej w radzie miasta. 

1.6.25 22:54:32 Strefy Czystego Transportu powinno się zlikwidować. Strefy Czystego Transportu ogranicz dostęp do instytucji publicznych ludziom mniej zamożnym. Nie da się zdefiniować obszaru do 
którego ktoś może mieć potrzebę dotarcia.

Strefy Czystego Transportu to strefa nie dla biedaków. Kryterium wjazdu powinno być ważne badanie techniczne. Jesli Państwo dopuszcza pojazd do ruch to może on wjechać do Krakowa To że dacie 5 lat wyłączenia nie zmieni faktu że ten projekt jest po prostu głupi. Opłata za wjazd to już kwintesencja podejścia Nie dla biedaków. Komplikowane przepisów to domena ludzi głupich. Trzeba jasno uznać że ten projekt jest bez sensu a nie mnożyć wyjątki.

1.6.25 22:55:16 Witam jestem z poza Krakowa konkretnie z Kielc i proponuje wyłączyć dworce np kolejowy oczywiscie na okres 5 lat tak jak mieszkańcy pozdrawiam częsty bywalec tego pięknego miasta pozdrawiam Marcin 
1.6.25 22:55:34 Nie wprowadzać SCT Nie wprowadzać SCT Nie wprowadzać SCT Nie wprowadzać SCT Nie wprowadzać SCT Nie wprowadzać SCT
1.6.25 22:55:55 DO GRANIC KRAKOWA BENZYNA DO 2005    DIESLE 2018  WIĘCEJ KONTROLI MOBILNYCH POLICJI W SPRAWDZANIU SPALIN KOMUNIKACIA MIEJSKA W KRAKOWIE JEST WYSTARCZIĄCA DO PRZEMIESZCZANIA SIĘ PO 

MIEŚCIE 
ŻADNE OPŁATY -JEST KOMUNIKACJA MIEJSKA POJAZDY HISTORYCZNE I ZABYTKOWE POWINNY STAĆ W MUZEUM A NIE SMRODZIĆ JEŻDZĄC PO MIEŚCIE

1.6.25 22:56:33 Należy ja odrzucić w całości Całkę miasto nie powinno być objęte SCT co ja wyżej teren w okol plant o sicisle stare miasto. Reszta to utopia! Zbyt wysrubowane. 1999 dla BP i 2005 dla diesla było do przyjęcia lub obecne ale tylko w terenie wokół plant i starego miasta Jest to niezgodne z konstytucją. Mieszkaniec pcimia jest takim samym obywatelem RP 
jak każdy inny. Równość wobec prawa! 

Czyli w całym projekcie to skok na kasę? Pazerne darmozjady! Nie ma strefy nie ma problemu 

1.6.25 22:56:58 sct to bzdura, skonczcie z niszczeniem ludzi hipokryzja, blisko szpitali chcecie zrobic parkingi dla skondensowanego zanieczyszczenia co2, brawo wy xD zanieczyszczenia pochodza glownie ze spalania smieci i niskiej emisji, tym sie zajmijcie, gminy oscienne, sucha beskidzka, wieliczka i wszystko po drodze dajcie sobie spokoj, kto bedzie mial przejechac i tak przejedzie majac  w ***** wasze rozporzadzenie :)
1.6.25 22:57:06 Należy całkowicie zlikwidować Strefy Czystego Transportu Wszystkie miejsca powinny być dostępne dla każdego Debilizm od A do Z Zmieniłbym ten okres na 5000 lat Dzięki ujszczeniu klimat się ochłodzi ? Jedynie politycy powinni być objęci SCT
1.6.25 22:57:07 sct powinno ograniczyć się tylko do ścisłego centrum ścisłe centrum może obowiązywać zaproponowane normy spalin ale resztę miasta powinny być znacznie zlagodzone całe to sct to jest nieporozumienie! odrazu widać że niechodzi o ekologię tylko o pieniądze, po zapłaceniu już mój samochód będzie ekologiczny?! urzędnicy i radni do banda debili i sami powinni przestać jeździć  samochodami bo chyba zaduzo zarabiają skoro stać ich na nowe auta bo 

80% polaków niestac
1.6.25 22:57:57 Należy odejść od tego pomysłu.  Rozszerzyć o całe Stare Miasto  całkowite zniesienie tego punktu  Mija się z celem  prawidłowo
1.6.25 22:58:05 zlikwidowac SCT/nie wprowadzac SCT nie wprowadzac SCT nie wprowadzac SCT NIE WProWADZAC SCT nie wprowadzac SCT nie wprowadzac SCT
1.6.25 22:59:32 Stare miasto Żeby to miało sens musi być dość ostre ograniczenie. Inaczej to zawracanie głowy. Ognaniczyłbym się do 3 lat żeby dać ludziom tylko czas na dostosowanie się. Nie powinno byc takiego udogodnienia. To zamknie usta tym co mowia że robi sie to dla pieniedzy a nie dla zdrowia. Zabytkowe auta niestety ale tez nie powinny wjeżdzać. Taka parada żółtych tablic jest bardzo szkodliwa dla zdrowia.
1.6.25 22:59:36 Należy zlikwidować SCT w ogóle Konstytucja zezwala mi na wolność przemieszczania się. Tym bardziej własnym autem Kategorycznie stoję na stanowisku, że nie powinno się dzielić społeczeństwa na lepszych i gorszych. Co dalej? 5 lat na wolność słowa (ale tylko dla mieszkańców Raszyna) a potem cenzura? 

Skoro likwidujemy prawa obywatelskie wynikające z konstytucji uchwałą rady miasta to 
co stoi na przeszkodzie w ogóle znieść prawa obywatelskie?

Oceniam to jako skok na kasę. Tak jak cały pomysł SCT. Powinni na niej się znajdować WSZYSCY OBYWATELE RP. Czym różni się Kowalski z autem X od Nowaka z autem Y?

1.6.25 22:59:44 moja propozycja granic strefy to płyta rynku głównego w krakowie wszystkie szkoły, przedszkola, złobki, cmentarze, pomniki pamięci osób zmarłych, parki i tereny zielone Minimum Euro 2 dla mieszkańców wyłączenie dożywotnio negatywnie, jeżeli faktycznie auta powodują zanieczyszczenie powietrza z którym trzeba walczyć to należy zabronić wjazdu bez możliwości opłaty pojazdy kościołów oraz pojazdy urzędników miejskich i państwowych nie powinny być wyłączone z zakazu wjazdu gdyż trują tak samo jak 
inne pojazdy

1.6.25 23:00:24 Propozycja wydaje się w porządku. Zastanawiam się w jaki sposób będzie weryfikowany faktyczny cel podróży, czy nie będzie to wymówka dla potencjalnie zatrzymanego 
samochodu niespełniającego norm?

- Wydaje się to rozsądne i uczciwe. Rozsądne

1.6.25 23:00:37 Tak, zapoznałem się i uważam, że nie należy jej wprowadzać. Uważam, że nie powinno być stref SCT w krakowie. Jestem przeciwnikiem, jako mieszkaniec. SCT nie powinno być wprowadzone. Nie powinno być żadnego limitu. Uważam, że to kolejny podatek. Oznacza to nic innego, niż to, że za kasę można wszystko a co za tym idzie - za wniesienie opłaty nagle środowisko nie ma problemu z samochodami z EURO 5. Nie powinno być strefy SCT.
1.6.25 23:01:00 Żaden obszar Krakowa nie powinien być w twej strefie. Strefy to dyskryminacja. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego. Strefy to czysta dyskryminacja. Każdy samochód Katyniem móc poruszać się po Krakowie. To kolejny przejaw dyskryminacji. Stop dyskryminacji ludzi ze względu na pozyskane 

samochody oraz miejsce zamieszkania.
Ewidentnie potwierdza to że dużo tylko o wyłudzenie pieniędzy od ludzi i kolejna dyskryminację że względu na stan majątkowy ludzi. To kolejny przejaw dyskryminacji.

Stop SCT!!!
1.6.25 23:01:55 warunki wjazdu do strefy SCT w kwestii norm emisji i wieku pojazdu powinny być jednolite w całym kraju a nie inne dla każdego miasta
1.6.25 23:02:08 Dlaczego obwodnica Krakowa jest wyłączona że strefy? Strefa jest za mała i zbyt podziurawiona wyłączeniami. Obwodnica również powinna do niej należeć. Nie powinno być żadnych wyjątków od strefy. Czy samochód dojeżdżający do szpitala czy ośrodka dla seniorów zanieczyszcza mniej 

niż dojeżdżający do kawiarni w centrum? Absurdalne jest też wyłączenie stref park and ride, do takich parkingów równie dobrze 
można dojechać na rowerze albo hulajnodze elektrycznej.

Dlaczego tak stare auta jak 10 letnie benzynowe mogą wjeżdżać do strefy? Zakazem powinny zostać objęte wszystkie samochody które nie spełniają wymagań stosowanych od 2025 roku 
z emisja powyżej 93g CO2

Żadnego różnicowania na mieszkańców lub nie. Każdy samochód nie spełniający 
najnowszej normy ma mieć całkowity zakaz wjazdu do strefy. Powinno to dotyczyć także 
pojazdów specjalnych, służbowych, pojazdów magistratu itp.

Absurdalne rozwiązanie. Czy podatek od spalin spowoduje że samochód przestanie zanieczyszczać? Celem strefy jest drastyczne zredukowanie emisji a nie zbieranie dodatkowych podatków. ŻADNE wyłączenia nie powinny być wprowadzane. Strefa powinna dotyczyć wszystkich pojazdów nie spełniających normy stosowanej od 
2025. Żadne pojazdy zabytkowe, mieszkańców czy specjalne. Powinny to dotyczyć wszystkich pojazdów łącznie z dostawczakami, 
pojazdami policji, karetkami i straży pożarnej. Celem strefy jest redukcja emisji i jest to jej cel nadrzędny. Jeśli pójdzie za tym szybsza 
redukcja liczby mieszkańców miasta to jest to rezultat pozytywny i oczekiwany. 

1.6.25 23:04:36 Tylko rynek główny i najbliższe okolice.
1.6.25 23:04:56 nowy samochod moze byc bardziej zuzyty niz stary i przez to bardziej szkodliwy. Zatem moze badania techniczne by dopuszczały do wjazdu ? Jesli ktos wyciął DPF lub usunął EGR to emituje nadmierną emisję 

tlenków azotu oraz pyłu. Dlaczego ci ktory mają stare samochody ale za to sprawne nie wjadą a taki golfiarz z usunietym DPFem i zaslepionym egr bedzie sie wszystkim smiał w pysk bo samochod jest z 2013 
roku lub pozniej. Jesli samochody by były sprawne to moze byc całe miasto z wylaczeniem rynku głównego. Nawet dla tych ktorzy mają nowe auta. W londynie jest euro 4 ULEV - ultra low emission vehicle. Ale 
dlaczego nie dopuscic retrofitów połączonych z badaniami np dekra w sprawie zgodnosci spalin.

sprawny diesel z katalizatorem tj od euro 3 z wyłączeniem samochodów produkowanych przez koncern VAG - jak wiemy z USA nie były odpowiednio skonstruowane, benzyna to euro 1 
bo usuneło około 97% szkodliwych zanieczyszczeń 

jest ok ale w odniesieniu do powyższego płace duże podatki w krk, wiec w sumie nie widze potrzeby płacenia kolejnego. I upychacie dzieciom do głowy jak to było zle w sredniowieczu - ach ta 10cina (10%) podatku a jak to sie ma do 
dzisiejszego 60%? Król miał kase i budował, zapraszam na rynek główny, wawel itp. czyli dało sie? Inaczej by nic z tego nie było.

a pozniej? nie chcecie fajnych zlotów samochodowych? A moze lepiej siegnąć do kieszeniu pedałujących? Wokół plant jest sciezka to jezdza 
po plantach - a gdyby straz miejska mandatowała jezdzacych na tych elektrycznych motocyklach po chodnikach z predkoscią duzo wiekszą 
niz predkosc pieszego podczas dobrej pogody. Ceny byłyby za 100% (8kmh) - 1500, 200% - 16 kmh 3000 zł, 400% 32 kmh 6000 kary. tak w 
dani nik tak nie robi jesli chcecie powołąc sie na tamten kraj, wszyscy jezdza po sciezkach i nie ma wyjątku. A no i piccy nie rozwoza dzieci 
do lat 10.

1.6.25 23:06:14 Ogólnie dojazd do wszystkich szpitali i klinik powinien być bez żadnych ograniczeń Standardem emisji powinno być Euro 4, i od tej grupy powinno być zapoczątkowane wdrażanie SCT, dla przykładu Warszawa nie zaczeła wprowadzenia SCT dla normy Euro 6 tylko niżej a 
Niemcy na przykład w Berlinie mają od wielu lat SCT ale na poziomie Euro 4 !!! i tam nikt nie ma z tym problemu 

1.6.25 23:06:43 powinien być wyłaczony z SCT dojazd każdym autem do wszystkich Park and Ride na terenie Krakowa Samochodów wjeżdżających do Krakowa z pewnością jest zdecydowanie mniej niż 
samochodów samych mieszkańców w związku z tym nie powinno być wyłączenia dla 
mieszkańców, powinni być objęci takimi samymi wymogami od początku obowiązywania 
SCT

Głupota, albo ma być czyte powietrze albo nie, opłata nie oczyści powietrza wobec czego cała STC traci sens. Głupota, albo ma być czyte powietrze albo nie, jeżeli zastosujemy zwolnienia lub dodatkowe opłaty to SCT traci sens

1.6.25 23:06:46 ścisłe centrum miasta, zamknięte wokół plant, lub maksymalnie ii obwodnicą wszystkie szpitale, urzędy, szkoły, park&ride powinny zostać objęte takim dopuszczeniem jest to dyskryminacja ludzi mniej zamożnych, których nie stać na nowsze pojazdy jest to zbyt krótko, powinno być minimum 2-4 razy tyle negatywnie, nic innego jak kolejny skok na kasę
1.6.25 23:06:47 Strefa powinna obejmować całe miasto, z wyłączeniem dróg dojazdowych do parkingów P+R i okolic węzłów z drogami klasy A/S. W przypadku, gdy droga A/S biegnie blisko granicy, nie ma sensu włączać 

obszaru pomiędzy granicą a drogą do SCT (przykład: A4 w okolicach lotniska Balice biegnie ok. 600 metrów od granicy miasta - obszar na zachód od autostrady może być wyłączony)
Jest to akceptowalne, przy czym dobrym pomysłem byłoby wprowadzenie limitu bezpłatnych wjazdów w roku (np. 2 dni?) i taka definicja opłat dziennych, żeby kierowca wjeżdzający o 08:00 i 
wyjeżdżający o 20:00 płacił tyle samo, co kierowca wjeżdżający o 20:00 i wyjeżdżający o 08:00.

Do likwidacji wyjątek dla pojazdów kościelnych osób prawnych - jesteśmy państwem świeckim.

1.6.25 23:07:04 Zero strefy. Zero strefy. Zero strefy. Zero strefy. Biednego i za 5 lat nie będzie stać na nowy samochód Zero strefy.
1.6.25 23:07:36 Ściślet centrum pomiędzy rynkiem i okolicami oraz wawelem i Kazimierzem. Obecna propozycja jest nie do zaakceptowania. Wszystkie szpitale powinny być wyłączone ze strefy. Parkingów park and ride powinno być więcej Rok produkcji w ogóle nie powinien być kryterium. Tak samo sam standard emisji. Wiele starszych aut spełnia nowsze normy. Powinno być jak w Niemczech ze można na stacji 

diagnostycznej wykonać badanie klasyfikujące do spełnienia lub nie danej normy. Wiek i fabrycznie spełnienie normy powinno być tylko wskazówką. Co z autami spełniającymi normę ale 
zmodyfikowanymi? 

Powinno być minimum Dla powiatu krakowskiego . Mieszkańcy Krakowa nie muszą 
jeździć autem mieszkając blisko centrum. Ludzie dojeżdżający do pracy spod Krakowa nie 
mają dostępu do dobrej komunikacji to oni najbardziej potrzebują samochodów. 

Opłata jest ok. Takie rozwiązania istnieją i się sprawdzają. Z tym że to mało ekologiczne. Może opłata dla wszystkich aut? A nie tylko dla biednych? Auta historyczne powinny być zwolnione dożywotnio. Aktualne wymogi są bardzo restrykcyjne i nie ma powodu żeby zakazać wjazdu 
pojazdom historycznym. Przecież Kraków słynie z historii również tej motoryzacyjnej! 

1.6.25 23:07:43 Myślę, że strefę należy ograniczyć do pogórza duchackiego. W krakowie jest największe muzeum arcade https://krakowarcademuseum.com/ myślę że dojazd tam powinien być możliwy dla 
starych samochodów

Myślę, że należy od razu wprowadzic najwyższą normę 6e ale tylko w strefie zaproponowanej wyżej. Myślę, że mieszkańcy nie powinni miec wyłączenia tak samo wozy strażackie, policja , 
śmieciarki i wozy kanalizacyjne.

opłata nie powinna w ogóle mieć miejsca. należy bezwzględnie zakazać wjazdu. Jestem przeciwny tym wyjątkom

1.6.25 23:07:45 Są po prostu idiotyczne. Nie dadzą efektów jakimi reklamuje się ten cały pożal się Boże projekt. Za to utrudnia dojazd do pracy do Krakowa ogromnej ilości osób, która żeby tanio 
dojeżdżać ma starsze, ekonomiczne i trwałe samochody. Po to aby ograniczyć wydatki na dojazd do pracy. Takie osoby będą musiały w ciągu pół roku uzbierać na nowy samochód, albo 
kupić jakiegoś trupa jeśli ich nie stać byle spełniał normy. Czysty debilizm i robienie. Ludzi idiotów. Dla Benzyny i Diesla powinno być euro 4 i tyle, resztę zostawicie policji i diagnostów. Jak 
auto jest niesprawne i zatruwa środowisko to trzeba karać właściciela a nie wszystkich którzy starsze auta posiadają.

Tak, bo masa ludzi dojeżdża do pracy do Krakowa, z poza Krakowa. I dojeżdżają 
samochodami, bo nie mają wyboru. Na cholerę wyłączać mieszkańców Krakowa jak oni 
są w lepszej sytuacji, mają komunikację miejsca. Jest to czyste mydlenie oczu żeby 
mieszkańcy łatwiej dali się przekonać do strefy.

Negatywnie. Jak ktoś dojeżdża regularnie np do pracy to zrujnuje go finansowo i opłacalność pracy w Krakowie dla osób z poza miasta dramatycznie spadnie. I co to zmienia dla zwykłych ludzi których nie stać na nowe samochody? Nic. Mediana zarobków w Polsce jest jaka jest.

1.6.25 23:07:52 Nie powinno być żadnych ograniczeń, jeśli jednak taka strefa powstanie to powinna obejmować tylko stare miasto Jak wyżej Nie powinno być żadnych ograniczeń Nie mamy prawa obciążać obywateli kolejnymi opłatami czy podatkami!!!! Prawda jest taka że SCT nie powinna nigdy powstać!!!!!
1.6.25 23:08:17 Jestem przeciwny wprowadzenia Strefy Czystego Transportu. Jest to pogwałcenie podstawowego prawa człowieka do wolności. Dużą część ludzi nie będzie stać na zmianę samochodu także małych przedsiębiorców, jak oni będą jeździć do pracy czy do zleceniodawcy, często jest to dla nich jedyny możliwy środek 

transportu. To są prawa i wymagania chroniące najbogatszych.
Projekt pt. "za pieniądze można wszystko". Chęć wyłudzenia od ludzi pieniędzy. Powietrze pogarsza się w okresie zimowym czyli grzewczym. Latem jeździ podobna liczba samochodów i jakość 
powietrza jest dobra. Może to jest większym problemem niż samochody.

1.6.25 23:08:45 Strefa w obrębie Rynku Głównego Cały Kraków powinien być poza strefą Zmuszanie mieszkańców do zakupu nowych samochodów to źle działanie. Starsze auta są w pełni sprawne i nie trzeba się ich pozbywać, to nieekologiczne Mieszkańcy Krakowa i auta zarejestrowane w Małopolsce powinny być na zawsze 
wyłączone ze strefy przy Rynku Głównym

To błąd pokazujący że nie chodzi o ekologię (co jest prawdą, bo o nią nie chodzi). Strefa wokół Rynku Głównego bez opłaty Wszyscy mieszkańcy Krakowa i województwa małopolskiego powinni być wyłączeni dożywotnio ze strefy

1.6.25 23:09:19 Tak Nie. Sct powinno dotyczyc tylko rynku i okolic Diesel euro 5 Minimum 5. Starsze auta mieszkańcow i tak beda zmieniane. Ok Historyczne czy zabytkowe czy z opinia powinne miec mozliwosc wjazdu zawsze.
1.6.25 23:09:32 Ograniczyć do starego miasta łącznie z slyzbowymi autami jedynie dostawczaki Ma być sprawne auto 50 lat Jako szukanie kasy i skubanie ludzi którzy płacą podatki 
1.6.25 23:10:26 P+r kroqodrza gorka, szpital Jana Pawla Trochę zbyt restrykcyjne, imho wystarczy euro 5 (gdzie już sa filtry cząstek stalych) Ok
1.6.25 23:11:18 Granica powinna byc tylko strefa Rynku Głównego Całe miasto powinno być dopuszczone do ruchu każdym autem za wyjątkiem płyty Rynku Są nierealne do spełnienia. Wprowadzają podział społeczeństwa, w zasadzie kasty- bogaczy oraz pariasów, plebsu Nie powinno takiego wymogu. Jest to rozwiązanie niedopuszczalne Ta grupa powinna być rozszerzona o wszystkie osoby, które ukończyły 18 lat i posiadają ważne prawo jazdy zezwalające im na wjazd 

dowolnym pojazdem do Krakowa
1.6.25 23:12:09 Jestem mieszkańcem spoza Krakowa wprowadzenie tego rodzaju  obostrzeń spowoduje brak możliwości  dojazdu do pracy a połączenie komunikacyjne środkami publicznymi wydłuży czas przejazdu do pracy 

o 50 min ... w najgorszym przypadku rezygnację z pracy w Krakowie z powodów braku swobody poruszania  się. Modyfikacja powinna polegać  na dopuszczeniu  wjazdu pojazdów  od roku 2005 do Krakowa 
niezależnie  od emisji  spalin. 

Ważnymi  miejscami są miejsca pracy służb mundurowych. Albo obniżenie  abonamentu dla pracowników  którzy dojeżdżają  spoza 
Krakowa ponieważ dzięki nim różnego rodzaju firmy  mogą funkcjonować. Uważam że  niepowinny zostać  wprowadzone tego rodzaju  
 obostrzenia ograniczające  swobody obywatelskie

Pojazdy od roku 2005 powinny zostać  dopuszczone do ruchu w mieście  niezależnie  od emisji spalin. Za taką opinia  przemamawiają braki funduszy na zakup nowego pojazdu 
spełniającego takie wymagania są to wysokie koszty i niekazdego  stać na taki wydatek. Jest to poważne obciążenie dla budżetu  domowego ludzi pracujących za średnią krajową. 

Rozumiem, że jest to maszynka do pieniędzy  ekologia kończy się  tam gdzie zaczynają się pieniędzy. Jeśli zaplace za wjazd pojazdem który nie spełnia żadnych norm to jestem ekologiczny nie ma co  
tak zwane podejście  hipokryty.

1.6.25 23:12:32 Należy ją usunąć Każde miejsce Krakowie jest ważne Pojazdy powinny być dostosowane TYLKO na standard emisji, który powinien być w dowodzie To rozwiązanie powinno zostać rozwiązane i usunięte. Dobry plan, ale jedna opłata 30zł = wjazd przez 10 lat Pojazdy historyczne i zabytkowe powinny być wyłączone w 100% ze strefy, ponieważ jest to tak mały odstetek, iż nie wpływają one na 
powietrze w prawie żadnym stopniu.

1.6.25 23:12:46 Zlkwidować. Komuchy won.
1.6.25 23:12:56 scisłe centrum, max do ulicy Dietla i dookola rynku tylko rynek i najblizsza okolica powinna byc objeta sct moja propozycja to dopuszczenie instalowania w autach np nowego rodzaju katalizatorow przez co stare auta male beda mniej emisyjne niz duze nowe suvy. W internecie mozna znalezc 

film ktory pokazuje jak poprawqily sie spaliny starego mercedesa z lat 80 tych diesel i porownanie do nowoczesnego ogromnego suva
jezeli juz ma byc sct to jest to dobra propozycja. na poczatku okej, jednak pozniej nie rozumiem czemu ma sluzyc takie rozwiazanie. tylko na czas wprowadzania programu jest okej. 

uwazam ze warto zainwestowac w stare auto jezeli jest w dobrym stanie i wypozazyc w nowoczesny katalizator a takze dbac o czesci eksploatacyjne zamiast zmieniac co chwile auto. uwazam ze 
bardziej ekologiczny jest ktos kto jezdzi tym samym autem 30 lat i o nie dba (jezdzi malo) niz taki ktory co chwile zmienia samochod bo zmienia sie moda. produkcja auta nowego jest dla calej 
planety odczuwalna. uwazam ze AUTA KTORE JEZDZA DUZO KILOMETROW CO DZIEN PO MIESCIE POWINNY BYC ZMIENIONE natomiast jak ktos cale zycie jezdzi jednym autem np 5 tys km rocznie z 
tego po miejscie tysiac to po co on ma zmieniac auto (pod warunkiem ze o nie dba)



1.6.25 23:13:12 SCT powinno obejmować swoim obszarem jedynie ścisłe centrum miasta ograniczone drugą obwodnicą, z wyłączeniem tejże. Proponowany w uchwale rozmiar strefy jest absurdalnie duży i uderza we 
wszystkich mieszkańców zarówno Krakowa, okolic jak i reszty kraju. Chcecie wprowadzić chyba najbardziej restrykcyjną strefę w całej UE (kombinacja obszaru i zaproponowanych norm Euro).

Przy wprowadzaniu tak szerokiego obszaru SCT, dojazd powinien być zapewniony (wyłączenie ulic z obszaru SCT) do wszystkich 
istniejących w Krakowie P&R (czyli w tym również na Czerwonych Makach, Kurdwanowie, Bieżanowie) oraz CH Zakopianka 
(nieoficjalny P&R za porozumieniem miasta i właściciela terenu) oraz pętli w Pleszowie, Bronowicach itp.
Równocześnie miasto powinno dodać wyłączyć z SCT dojazdy do stacji kolejowych SKA na obrzeżach miasta aby umożliwić korzystanie 
z nich.

Proponowane obecnie wymogi dot. roku produkcji oraz norm Euro są bardziej restrykcyjne niż te proponowane do wprowadzenia w zeszłym roku mimo, że już tamte spotkały się z 
ogromnym sprzeciwem mieszkańców. Te normy są zbyt restrykcyjne w kontekście wprowadzania SCT na obszarze prawie całego miasta. Takie ograniczenia można wprowadzić jeśli SCT 
będzie obejmowało jedynie ścisłe centrum miasta. W przeciwnym wypadku jest to działanie bardzo szkodliwe, a realnie nie przynoszące efektów bez faktycznego sprawdzania stanu 
pojazdów - to że pojazd ma w dowodzie jakąś normę nie oznacza, że ją realnie spełnia (np. wycięty DPF) jak równocześnie zadbany starszy samochód może spełniać znacznie wyższe 
normy niż ma wpisane w homologacji (np. wyższa norma jeszcze oficjalnie nie istniala w momencie produkcji auta, ale silnik emitował już wtedy znacznie mniej szkodliwych substancji i 
mógłby dostać wyższą normę, ale jej nie było zdefiniowanej).

Okres 5 lat wyłączenia spod SCT to jedynie próba zmniejszenia niezadowolenia i 
sprzeciwu wśród mieszkańców, żeby po prostu SCT wprowadzić w życie i to 
równocześnie od razu z bardziej restrykcyjnymi wymogami. Samochody już 
zarejestrowane powinny być wyłączone z obostrzeń SCT, bez względu na to czy są one 
własnością mieszkańca czy też nie - powinna decydować ostatnia zmiana właściciela, a 
nie czy jest mieszkańcem czy nie.

Opłaty dopuszczające wjazd pokazują dokładnie o co chodzi we wprowadzaniu SCT w Krakowie - zarówno o zmuszenie ludzi do sprzedaży obecnych pojazdów, jak równiez do pozyskania 
dodatkowych środków do budżetu miasta, który jest w bardzo kiepskiej kondycji. To bardziej skok na kasę niż troska o ekologię. 

- ograniczenie do 50 wjazdów na rok dla pojazdów historycznych w przypadku Krakowa, to rzecz absurdalna, nie powinno być takich 
limitów
- pojazdy kościelnych osób prawnych nie powinny być wyłączone z obostrzeń SCT. nie ma ku temu żadnego uzasadnienia i uważam, że jest 
to wyłącznie efekt lobbingu i zbyt dużych wpływów KK w Krakowie. jeśli kościół ma mieć takie uprawnienia to dlaczego inne organizacje nie 
mogą takowych posiadać? to jest moim zdaniem dyskryminacja i niesprawiedliwe lepsze traktowanie KK niż reszty obywateli

UWAGA DODATKOWA:
projekt uchwały nie wyjaśnia w żaden sposób czy norma emisji auta jest brana z Cepik (czyli homologacji na zawsze) czy też można 
wykonać dodatkowe badanie potwierdzające że pojazd spełnia restrukcje wyższych norm aby mógł wjeżdżać do SCT bez ograniczeń - takie 
kwestie są istotne dla osób posiadających starsze, ale bardzo zadbane i ekologiczne pojazdy, które domyślnie są wykluczane ze względu na 
wiek.

Wg mnie wprowadzenie SCT niewiele wniesie do poprawy powietrza w Krakowie, ponieważ nie usunie największych trucicieli w tym gronie 
(nowszych pojazdów z powycinanymi DPFami oraz leciwych pojazdów niby specjalnych generujących spore zanieczyszczenia) gdyż nie idzie 
za nią żadna weryfikacja faktycznego stanu pojazdów, a tylko ona mogłaby zredukować liczbę trujących pojazdów. Ponadto zdecydowanie 
większe zanieczyszczenia generowe są z innych źródeł niż samochody.

1.6.25 23:14:11 Strefa (jeśli miałaby w ogóle zostać wprowadzona), powinna obejmować obszar całego miasta z wyłączeniem obwodnicy autostradowej. Nie powinno  być żadnych wyjątków poza obwodnicą autostradową, bo wprowadzi to chaos. Wprowadzenie SCT nie powinno ograniczać konstytucyjnego prawa własności.  Średnia wieku pojazdów zgłaszanych do ubezpieczenia OC to obecnie ok. 15, więc odpowiada mniej więcej 
stanowi faktycznemu, więc norma Euro 4 zarówno dla silników benzynowych i Diesla powinna być punktem wyjścia. Kluczem do poprawy jakości powietrza w Krakowie paradoksalnie nie 
jest wprowadzenie SCT, a dużo bardziej rygorystyczne podejście do wyrywkowych kontroli składu spalin przeprowadzanych przez policje (miasto ma możliwość dotowania celowej 
działalności policji). Kolejnym elementem wpływających na jakość powietrza w mieście są źródła niskiej emisji - teoretycznie zlikwidowane, a praktyka wygląda inaczej - wystarczy w 
sezonie grzewczym wybrać dowolną dzielnice domków jednorodzinnych, żeby przekonać się o dalszym spalaniu paliw stałych, przede wszystkim w kominkach. Straż Miejska nie prowadzi 
obecnie prawie żadnych kontroli prewencyjnych, a przy zgłoszeniu spalania paliw stałych wymaga podania precyzyjnej lokalizacji źródła zanieczyszczeń, co jest w zasadzie niemożliwe bez 
specjalistycznego sprzętu (drona z kamerą termowizyjną). W obszarach granic administracyjnych miasta na zanieczyszczenie powietrza mają wpływ gminy ościenne - miasto praktycznie w 
żaden sposób nie dba o poprawę jakości powietrza zanieczyszczanego przez to źródło.  

Problemem nie jest okres wyłączenia, a zasadność przyjętych kryteriów. Miasto specjalizuje się w zarabianiu na opłatach np. parkingowych czy za zajęcie pasa drogowego. Jaki jest sens wprowadzenia ograniczeń, jeśli będzie je można ominąć płacąc za to ? Wygląda na to, 
że wprowadzenie SCT ma być kolejnym sposobem na pobór pieniędzy przez miasto.

Pojazdy zabytkowe powinny być objęte bezterminowym zwolnieniem. Wyjątki w postaci pojazdów organizacji non-profit czy organów 
państwowych powinny zostać wykreślone

1.6.25 23:15:01 SCT powinno zostać zlikwidowane. SCT powinno zostać zlikwidowane. SCT powinno zostać zlikwidowane. SCT powinno zostać zlikwidowane. SCT powinno zostać zlikwidowane. SCT powinno zostać zlikwidowane.
1.6.25 23:15:39 jedyne sensowne rozwiązanie to brak strefy. A śmierdzącymi starymi autami niech się zajmą łapówkarze ze stacji kontroli pojazdów. Tzn niech ktoś się zajmie łapówkarzami ze stacji kontroli pojazdów. 

Wystarczy przestrzegać prawa które już jest, żeby pozbyć się smrodzących gratów z ulic miasta.
Jesteście rasowymi idiotami, bez urazy. Wystarczy pozamykać w więzieniu łapówkarzy ze stacji kontroli pojazdów. Oczywiście was też, bardzo drodzy urzędnicy, ale to już osobny temat. I jaki to ma sens, jeśli już udajemy że chodzi o, hehe, ekologie? to szczyt debilizmu, jeśli udajemy że chodzi o, hehe, ekologie :) oczywiście już tylko idioci w to wierzą, ale... Uważam, tak obrazowo, że jesteście albo idiotami, albo ktoś wam za to przepychanie tych idiotyzmów płaci. Tak czy tak, to źle...

1.6.25 23:15:45 Strefa powinna obejmować tereny starego miasta, czyli wyszystko co otacza ii obwodnica. Park and ride prokocim jest często zapełniony. Zablokowanie możliwości jazdy dalej uniemozliwi mieszkańca z poza krakowa 
jakikolwiek dojast gdziekolwiek w strefie. Również rolnicy sprzedajacy na plau rybity zostaliby odcięci od możliwości sprzedaży swoich 
polnów. Zakładając że strefa objełaby wszystko w obrębie 2 obwodnicy, jedynym miejsce które powinno być w niej dostępne 
powinnien być dworzec główny.

Wymaganie zdecydowanie za wysokie. Niestety ale zarabiamy znacznie mniej niż niemy od których wymagane jest znacznie mniej w tej kwesji. Ograniczenia powinny być identyczne lub 
mniejsze niż w niemczech czyli odpowiednio euro 3 dla benzynowych samochodów oraz euro 4 dla dieseli. ograniczenia powinny również pozostać niezmienne.

Jest to dobre rozwiązanie lecz nie przy obecnych założeniach strefy. Wiele ludzi z poza 
krakowa dojeżdża do krakowa w celach zarobkowych co w połączeniu z przepełnionymi 
przystankami park and ride spowoduje wykluczenie komunikacyjne tych ludzi.

1.6.25 23:15:50 Brak strefy! Całe miasto! Brak strefy! Brak strefy! Wolność dla ludzi! Brak strefy! ******* - podatek od bycia biednym! Wszystkie powinny być dopuszczone! 
1.6.25 23:16:31 SCT w pierwszej wersji powinna wyłącznie być w ścisłym centrum. Granicę powinna wyznaczona przez II Obwodnicę Krakowa. Strefa jest zbyt rozległa oraz kompletnie pomija dobro pacjentów innych szpitali w rejonie Krakowa. Skoro miasto kraków 

uniemożliwia dojazd pacjentów do szpitali. Miasto Kraków powinno każdemu zagwarantować darmowy transport medyczny kiedy 
stan pacjenta uniemożliwia podróż transportem publicznym np. osoby po chemioterapii z osłabioną odpornością czy inny chorobami. 

Dodatkowo powinien być możliwość dojazdu do każdego P+R które znajdują się przy pętlach tramwajowych oraz peronach SKA

Rok produkcji i standard emisji Euro nie ma nic wspólnego z stanem technicznym pojazdów. Dopóki pojazdy z wyciętym filtrem DPF, katalizatorami i innymi podzespołami wpływające na 
rzeczywistą emisję zanieczyszczeń będą przechodzić przegląd techniczny to pojazd z EURO 6 po wycięciu DPF nie będzie lepszy od pojazdu z EURO 3 lub nawet gorzej bo wycięcie DPFa 
zazwyczaj oznacza że silnik pojazdu jest znacznie wyeksplorowany i nie spełnia żadnych wymagań EURO. Dodatkowo pojazdy z USA i spoza UE bez norm EURO, ale z odpowiednim datą 
produkcji mogą się poruszać pomimo że nie spełniają norm EURO pojazdów już zakazanych przez SCT.

SCT powinno mieć wyłącznie minimalne wymagania jakie przewiduje ustawodawca ze względu na to że norma wpisana w dowód rejestracyjny pojazdu niema nic wspólnego z 
rzeczywistością, bo nie jest powiązana ze rzeczywistym stanem technicznym pojazdu. 

To jest zwykłe myto od biedy. Propozycja taka oznacza że SCT powstała wyłącznie jako skok na kasę oraz jako przysłowiowy kij na obywatela tego kraju ze względu na jego status materialny. 

1.6.25 23:16:34 Nabijacie tylko kasę producentom samochodów. W ***** macie zwykłych ludzi.
1.6.25 23:16:48 Chciałbym, aby strefa objęła cały Kraków. Uważam, że należy zastosować jak najszersze granicę strefy, ale zastosować bardzo niskie wymagania odnośnie emisji, ponieważ nie 

pojazdy mają tylko teoretycznie niską emisję.
Uważam, że ograniczanie pojazdów powinno się odnosić do indywidualnego miarodajnego badania technicznego wykonanego dla każdego pojazdu. Nowy pojazd o zadeklarowanej normie 
emisji może emitować wiele więcej szkodliwych substancji niż pisze starszy, a zadbany. Co więcej, nie powinny być do sct widziane pojazdy o pojemności skokowej silnika większej niż 1,6 
litra.

Dlaczego tylko z Krakowa? Jest oburzające, że mieszkańcy innych miejscowości nie będą 
mogli korzystać w pełni z zasobów Krakowa.

Jest to jawne faworyzowanie bogatszych osób. Jeżeli już to powinny być dostępne elektroniczne przepustki dostępne na zasadzie np. jedna osoba może otrzymać taka przepustkę raz w roku na 
2x1dzień. Dodatkowo, jeśli udowodni, że autem przyjechał do załatwienia sprawy w urzędzie to otrzymuje tyle przepustek ile razy musiał coś załatwić.

1.6.25 23:18:11 SCT nie jest potrzebna w Krakowie. Należy usprawnić komunikacje zarówno zbiorowa jak i samochodowa. Potrzeba wiecej parkingów podziemnych. Jw. SCT nie jest potrzebna w Krakowie. Wystarcza zwykle badania techniczne. Covid i brak ruchu w mieście pokazał, ze brak samochodów nie wpływa na smog. Nie wprowadzać SCT, nie ma wtedy potrzeby stosować wyłączeń. Dyskryminacja społeczna. „Zapłacone” nie truje? Jw
1.6.25 23:19:11 tylko i wyłącznie ścisłe centrum Krakowa głupota i tyle co za matoły wprowadzą te ograniczenia matoły nad matołami czyli jak płacą to już nie smrodzą???? stuknijcie się w głowę to miasto to przeradza się w skansen
1.6.25 23:19:12 Złodzieje, strefa parkingowa miała być tylko w centrum od 10:00 do 16:00 w dni robcze a jest pół miasta i do 20:00. i też w wolne dni. Dzięki wam upadł  drobny handel usługi. Zatrzymać się można tylko pod 

Marketami. Złodzieje kogo stać na nowe koszty i elektryczny pojazd. Wy zwolnieniliście się ze wszystkiego, przede wszyskim z myślenia. Jestem zdecydowanie PRZECIWNY.
Pomysłodawcy powinni wozić chorych z granic miasta do szpitali 1.Jak miasto da mieszkańcowi na elektryczny pojazd  (ale nie za pieniądze z podatków mieszkańców) i wybuduje kilka set tysięcy punktów ładowania, i zabezpieczy miastu przydził mocy 

w energetyce, Najlepiej z elektrowni jądrowej.
2 Pomysłodawcy będą wozić turystów za własne pieieniądze( i pilnowali samochodów turystów na nie istniejących parkingach średnio dziennie około 100000)  nie za nasze podatki .

Wyprowadzić w tym czasie wszystkich mieszkańców z miasta wybudować im 
mieszkania. Oczywiście bez prawa zamieszkania gdziekolwiek w Małopolsce.

Wraca średniowiecze, dobrze że w mieście zostały  budynki do poboru myta.Zresztą miasto jest bardzo bogate wię wybuduje jszcze nowych kilkadziesiąt. Kilkadziesiąt lat budujecie metro , które rozwiązało by w dużym stopniu problem, ale po co, to kosztuje, a zbieranie myta elektronicznie nie.

1.6.25 23:20:12 Już sam fakt takich stref jest czystym absurdem ale skoro ustawodawca tak uchwalił, to należałoby zrobić strefę max. w samym obszarze Wawelu i pokazać, że Kraków ma swój rozum i myśli. Niestety wielu 
urzędników próbuje być bardziej restrykcyjnych i głupich niż pomysłodawcy stref terroryzujący pseudo ekologicznymi bzdurami (nie mającymi nic wspólnego z ekologią) obywateli. Kraków nie powinien iść tym 
zgubnym torem i należy zauważyć, że nawet zachodnie wielkie miasta z państw, które te strefy wymyśliły, nie obejmują całych miast a często małe części - nawet oni rozumieją swoje głupoty, które chcą 
wprowadzać u innych i innych terroryzować.

Odpowiedzią z pierwszego pytania jednocześnie odpowiedziałem i na drugie. Euro 0 powinno obowiązywać w strefie przez cały czas bez podziału na lata. Każdy rozumny wie, że to nie samochody są największymi trucicielami i te strefy nic nie dadzą w poprawie 
powietrza nawet przy Euro 10 (jak wymyślą).

Kompletna bzdura, która uderzy w turystów, a Kraków w dużej mierze żyje z turystów. Tą opłatą sami przyznajecie to co pisałem wyżej, że nie chodzi o ekologię tylko o kase (i nie ściemniajcie, że kasa z tego pójdzie na ekologie). I najwyraźniej sami wiecie, że auta nie mają decydującego 
wpływu na stan powietrza. Niedaleko jest np. Nowy Sącz - zobaczcie jakie jest tam powietrze a ile tam jest samochodów!

Już pisałem wyżej - dla krakowian fajnie ale dla turystów zniechęcająco. Osobiście w zeszłym roku zrezygnowałem w wakacje z jazdy po 
Niemczech, właśnie z powodu ich dziwnych obostrzeń, stref itp. Już bardziej wolnym się czułem w prl-u, gdzie problem był tylko na granicy 
ale po jej przekroczeniu kompletny luz - a teraz... Nie chce tego w naszym kraju i Krakowie - to jest destrukcja nie tylko dla Krakowa ale i 
Polski. W tym roku jest 1000 lat królestwa Polskiego i zafundować sobie w dawnej stolicy Polski w taką rocznicę jej destrukcję to trzeba 
być sabotażystą.

1.6.25 23:20:32 Tutaj uwaga nie do samej strefy ale co do samochodów. Nie mam za bardzo gdzie napisać więc tutaj zostawie.
Co z niesprawnymi technicznie samochodami? A dokładnie z samochodami, które w dokumentach spełniają wymagania, ale widać (czuć), że są niesprawne technicznie. Czy są przewidziane jakieś możliwości 
kontroli takich pojazdów?

Miejsca umożliwiające dojazd do szpitali wojewódzkich i urzędów wojewódzkich powinny być również objęte takimi wykluczeniami. Te 
placówki są dla wszystkich mieszkańców województwa i bardzo często ktoś je "odwiedza" z przymusu i nagle.

Zakaz powinien dotyczyć rzeczywistych zanieczyszczeń, a nie norm, które mogły w momencie powstawania samochodu nie istnieć.
Są samochody, które powstały w momencie istnienia normy Euro 3, a spokojnie spełniają wymagania normy Euro 4 czy nawet Euro 5, lecz nie wjadą do SCT ponieważ w homologacji mają 
spełnianie normy Euro 3. Co nie jest dziwne, bo nowsze normy nie istniały

Skok na kasę

1.6.25 23:21:28 SCT powinna zawierać się tylko w obrębie Starego Miasta - tam, gdzie jest największy pieszy ruch turystyczny. Obejmowanie nią całego Krakowa jest przejawem dyskryminacji tych, których nie stać na zakup 
nowego auta lub elektryka.

Wjazd dla aut napędzanych LPG - jest to obecnie najczystsze i najbardziej ekologiczne paliwo. Dyskryminacja osób spoza Krakowa - każdy zgodnie z Konstytucją, jest równy wobec 
prawa. Miejsce zamieszkania nie powinno mieć znaczenia. Co z ludźmi studiującymi, 
pracującymi, ale mieszkającymi w obszarach wykluczonych komunikacyjnie?

Dyskryminacja - każdy zgodnie z Konstytucją, jest równy wobec prawa. 

1.6.25 23:21:46 Propozycja jest zła. Proponuje modyfikację - strefa tylko w ścisłym centrum, wokół plant, w obrębie strefy A płatnego parkowania To zła propozycja. Sam dojazd do tych miejsc to stanowczo za mało do zaproponowanej przeze mnie obszaru strefy w ścisłym centrum mogą być proponowane standardy emisji. Dla reszty obszaru proponuje nie wprowadzać żadnych ograniczeń, żadnych 
stref.

Tak, powinien zostać zmieniony. Projekt w propozycji Urzędu Miasta jest 
nieakceptowalny

To kolejny podatek, który nie spowoduje czystszego powietrza w Krakowie.
Jeżeli Państwu naprawdę zależy na dobru mieszkańców i czystym powietrzu w Krakowie to proponuję zainwestować i udostępnić darmową komunikację miejską. Jestem przekonany, że ilość 
samochodów jeżdżących  w Krakowie drastycznie się zmniejszy. 

wyjątki tylko akceptowane do strefy w ścisłym centrum.
Jeżeli Państwu naprawdę zależy na dobru mieszkańców i czystym powietrzu w Krakowie to proponuję zainwestować i udostępnić darmową 
komunikację miejską. Jestem przekonany, że ilość samochodów jeżdżących  w Krakowie drastycznie się zmniejszy. 

1.6.25 23:21:58 Proponuję aby nie było żadnego terenu w Strefie, aby była ona obszarem pustym. Lub ewentualnie aby był w niej rynek krakowski i przylegające ulice. Lepiej aby w ogóle nie było SCT, ale jeżeli już będzie to powinna dotyczyć co najwyżej aut starszych niż np 2000 rok. Przecież powszechne w Polsce prawa dotyczące dopuszczenie auta do 
ruchu ciągle obowiązują.

Nie powinno być w ogóle SCT, ale jeżeli już jest to wyłączyć mieszkańców Krakowa co 
najmniej (lepiej - Małopolski) na 50 lat. Ogólnie też odroczyć  ewentualne wprowadzenie 
tej strefy w ogóle dla każdego - na 25 lat.

W ogóle nie powinno być SCT, oceniam całe SCT jako szkodliwy społecznie i bez sensowny pomysł.
Jego modyfikacja przez wnoszenie opłaty nie wiele zmienia.

Ogólnie wszyscy powinni być zwolnieni z SCT, lub alternatywnie: wszyscy oprócz polityków i urzędników - niech świecą przykładem.

1.6.25 23:23:17 Każdy mieszkaniec Krakowa WYJEŻDŻAJĄCY poza Kraków powinien uiścić opłatę za zasmradzanie snobstwem naszej biednej Polski. 
1.6.25 23:24:59 Przede wszystkim aby wprowadzić taka strefę należy najpierw przygotować parkingi przy wyjazdach do Krakowa wraz z węzłem komunikacyjnym choćby autobusy . A w Polsce jak zawsze od tyłu. Co mamy 

zrobić jeśli wożę rodziców do lekarzy, starsi ludzie . To co miasto Kraków może nam  zafunduje taxi skoro wjechać nie mogę a zaparkować też nie ma gdzie ani w co się przesiadać. Dla mnie to co jest zrobione 
to debilizm i oznaką.braku mądrych ludzi ! 

Oczywiście. Wożę rodziców do lekarzy na ul. Batorego, i. Mam teraz problem bo rodzice są starsi. Jak mam ich tam dowieźć. Zmienić 
lekarza to oczekiwanie co najmniej 3 lata. 

Zasady są takie, że jak zapłacę 25 zł to już jestem Eco i nie zanieczyszczamy czyli w czystej postaci polowanie na pieniądze a nie żadne Eco. Kasa kasa i tylko kasa się liczy Wszystko powinno zostać zmienione. Tak się zastanawiam gdzie Ci którzy to wszystko 
wymyślili mają głowe. Głupota a nie przecież to tylko czysta ale kasą 

Żałosne, śmieszne. Bez sensu. Nie sprawiedliwe. Bo niby zabytkowe to już nie zanieczyszcza a 2014  np to zanieczyszcza. Albo sprawiedliwie albo wcale.  
Znowu są lepsi i równiejsi. 

1.6.25 23:25:04 Przeciw strefom czystego transportu Przeciw strefom czystego transportu Przeciw strefom czystego transportu Przeciw strefom czystego transportu Przeciw strefom czystego transportu Przeciw strefom czystego transportu 
1.6.25 23:25:35 Żadnej strefy czystego transportu ktora ogranicza wolność przemieszczania sie samochodem Żadnej strefy czystego transportu ktora ogranicza wolność przemieszczania sie samochodem Żadnej strefy czystego transportu ktora ogranicza wolność przemieszczania sie samochodem Żadnej strefy czystego transportu ktora ogranicza wolność przemieszczania sie 

samochodem
Żadnej strefy czystego transportu ktora ogranicza wolność przemieszczania sie samochodem Żadnej strefy czystego transportu ktora ogranicza wolność przemieszczania sie samochodem

1.6.25 23:27:36 Nie należy wprowadzać SCT w Krakowie ponieważ wprowadza podział społeczny oraz wyklucza najbiedniejszych! Jest to bez sensu. Nie da się tego wyegzekwować. Nie powinno się wprowadzać SCT w Krakowie! SCT nie powinna obowiązywać w Krakowie. Ograniczenia te spowodują wykluczenie wśród najbiedniejszych! Należy ekonomicznie przekonać społeczeństwo do korzystania z komunikacji publicznej budując parkingi park and ride, poprawiając 
infrastrukturę kolejową itp.

Komplikowanie prawa powoduje, ze skuteczność jego egzekwowania jest niska. To tylko da pożywkę dla różnego rodzaju kombinacji. 

1.6.25 23:28:04 Sposób wykluczania aut ze względu na wiek pojazdu a nie faktycznie zużycie jest absurdalny. Nowe suvy z silnikiem diesla spalające koło 20l ropy w mieście będą mogły wjeżdżać do strefy nawet po 2030, a ja 
moim 20letnim focusem w gazie który pali 8l gazu nie, albo tico które pali 4l benzyni, absurd!

Cały kraków powinien być obszarem wolnym od dykryminacji biednych osób które nie stac na zakup nowego samochodu. Tak jak wyżej napisałem, dlaczego nowe suvy paląc po 20l ropy są dopuszczane do ruchu nawet po 2030 a tico palące 4l benzyni nie?! Tak, powinno zostać przedłużone do 2100, może wtedy będzie mieli efektywną, 
niewyklucząjącą biednych technologie dla pojazdów nie spalinowych.

Absurd! Dlaczego ktoś, kto jest biedny, kodo nie stać na nowy samochód ma płacić opłatę za wjazd!.To jest podatek od bycia biednym, a nie troska o środowisko. Wy chcecie wyrzucić biedote z 
miasta.

Nic nie znacząca poprawka mająca na celu tylko tymczasowe złagodzenie oporu wprowadzenia SCT w Krakowie.

1.6.25 23:28:18 Ograniczenie strefy do rynku. Nie zwalcza się biedy ustawami. Kolejny poroniony pomysł na łupienie obywateli. Każda droga poza rynkiem. Wszystkie urzędy, wszystkie działalności usługowe. Głupotą jest ograniczenie samochodów rokiem produkcji. Są samochody małe z małymi silnikami, starsze, które są dużo bardziej "eko" niż nowe. 10 lat Łupienie obywateli. Typowo krakowskie rozwiązanie.
1.6.25 23:29:08 Uważam, że granica SCT powinna być jak najmniejsza. UE nie zmusza nas do wprowadzania strefy na terenie całego miasta, więc po co uprzykrzać życie ludziom. Teren całego miasta to abstrakcyjnie duży 

obszar! Przykładowa strefa mogłaby obowiązywać tylko w obrębie drugiej obwodnicy z jej wyłączeniem.
Uważam, że samochody z LPG powinny być wpuszczane niezależnie od standardu emisji. Zanieczyszczenia LPG są znacznie niższe od czystej benzyny lub diesla. 
Minimalny rok produkcji 2014 dla diesli jest zbyt restrykcyjny. Przykładowe auto ledwo spełniające ta normę, jak volkswagen golf z 2014 to wydatek 30-35 tysięcy, co dla najbiedniejszych 
jest bardzo wysoką kwotą do zapłacenia. A to kwota tylko dla auta, które za 5 lat ZNOWU będzie miało zakaz wjazdu.
Uważam, że standard euro powinien być jak najniższy i 20 letnie auto zawsze powinno mieć możliwość wjazdu.

Bardziej restrykcyjne wymogi mogłyby obowiązywać jedynie dla biznesu prowadzącego działalność na krakowskich drogach, jak taxi czy transport wielogabarytowy, jak kurierzy, 
autobusy, wszystkie auta dostawcze.

Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna obowiązywać dla mieszkańców Krakowa. 
Nigdy. 

OK, ale taka opcja powinna być zawsze, a nie tylko przez pierwsze 3 lata. Stawka również powinna być znacznie mniejsza. Pojazdy należące do krakowian powinny być zwolnione z blokady na stałe, a nie tylko przez 5 lat. Reszta wymogów OK.

1.6.25 23:29:25 Strefa Czystego Transportu w ogóle nie powinna powstać, gdyż nie ma żadnego merytorycznego uzasadnienia (co pokazują m.in. badania duńskich naukowców - źródłem zanieczyszczenia powietrza nie są 
pojazdy silnikowe, a tzw. niska emisja)

Strefa Czystego Transportu w ogóle nie powinna powstać, gdyż nie ma żadnego merytorycznego uzasadnienia (co pokazują m.in. 
badania duńskich naukowców - źródłem zanieczyszczenia powietrza nie są pojazdy silnikowe, a tzw. niska emisja)

Powyższy pomysł jest tragikomiczny i najlepiej udowadnia, że w całym SCT nie chodzi o żadne ekologiczne cele, a o kolejne dojenie obywateli

1.6.25 23:29:49 Granica powinna być wyznaczona poprzez pierwszą ewentualnie drugą obwodnicę Krakowa Strefa czystego transportu nie powinna być wprowadzona wcale Tak jak w Niemczech maksymalnie euro 5 diesel i euro 4 benzyna. Po co iść dalej niż sprawdzone schematy Europy zachodniej Mieszkańcy Krakowa powinni być dożywotnio zwolnieni z wymogów strefy. Strefa nie 
powinna być wprowadzona w ogóle w życie 

Jest to wyłączanie z możliwości korzystania z samochodów dla ludzi mniej zamożnych i faworyzowanie bogatych. Czy pieniążki z opłaty magicznie oczyszczą powietrze czy po prostu w kasie Krakowa 
brakuje pieniędzy? 

Mieszkańcy Krakowa powinni być dożywotnio zwolnieni z wymogów strefy. Strefa nie powinna być wprowadzona w ogóle w życie 

1.6.25 23:30:43 Granice powinny zostać wyznaczone na II obwodnicy Krakowa, tak aby SCT chroniła centrum miasta. to rozwiązanie nie ma związku z ekologią ani czystością powietrza. To biznes. Oceniam negatywnie. Nie rolą miasta jest robić biznes. Co z pojazdami służb porządkowych i ratunkowych? 
1.6.25 23:30:49 Rynek i Planty. Pojazdy spełniające emisję Euro 3. Po 5 latach mają chodzić pieszo? Oceniam jako hasło: Gonić biedaków z miasta. Uderzy to w mieszkańców i podniesienie ceny usług. Wszystkie pojazdy powyżej euro3 powinny mieć możliwość poruszania się po mieście. Jest to dyskryminacja ludzi mniej zamożnych.
1.6.25 23:30:54 tylko obszar wewnątrz tzw. II obwodnicy Wszelkie urzędy, banki, ośrodki zdrowia, wszystkie szpitale. 10 lat Bardzo dobrze, takie rozwiązanie funkcjonuje już w Europie. Możliwość wjazdu dla krakowian powinna być dłuższa np.10 lat.
1.6.25 23:33:21 Dojazd powinien być do każdego Park and Ride oraz okolic wszystkich szpitali widocznych na 

https://www.krakow.pl/start/244055,artykul,krakowskie_szpitale.html
Samochody diesla z normą Euro 5 i od roku produkcji 2010 powinny mieć możliwość wjazdu do SCT w Krakowie. Norma Euro 6 jest zbyt rygorystyczną normą emisji spalin. Jej nie 
spełnienie wykluczy znaczną ilość pojazdów którymi można dojechać do ważnych instytucji w Krakowie. 

1.6.25 23:33:32 Strefa do całkowitej likwidacji. Spowoduje to wykluczenie komunikacyjne ludzi biednych. Nie rozumiem dlaczego ktoś może poruszać się suwem, z ogromnym spalaniem, a ni będzie mogł 20 letnim benzyniakiem w gazie. Jak w punkcie pierwszym. Likwidacja całego projektu dotyczącego STC.
1.6.25 23:34:41 Brak strefy Brak strefy Brak strefy Źle, strefa nie powinna istnieć Kraków nie powinien mieć sct
1.6.25 23:34:51 W ogóle nie powinno być tej strefy, a jeśli już to powinna mieć 1m2. Cały Kraków wolny od SCT. Jeśli już, ma, powstać to niech dotyczy tylko auto zakupionych po 01.01.2026 10 lat wolnych Poza parkingami będzie trzrba jeszcze za wjazd płacić, ludzie przestaną przyjeżdżać do tego miasta. Auta dostawcze do 3,5t przedsiębiorców z całego kraju powinny być wyłączone ze strefy. 
1.6.25 23:35:49 Należy je zlikwidować Prawo nie powinno dzialac wstecz Jak wcześniej, prawo nie powinno działać Wstecz, to sprawne auta dopuszczone do 

ruchu drogowego
Opłata sprawi że będzie ekologiczne? Nowy suw z dużym silnikiem spełnia nowe normy a mały samochód miejskie o niższej klasie euro już nie? Nie powinno być wyjatkow, nie powinno być SCT

1.6.25 23:36:20 Granice strefy w mojej opinii powinna zamykac II obwodnica Ul Zakopianska, Ul. Skotnicka - dokazd do P&R Doswiadczenie z zachodniej Europy pokazuja, ze wystarczajace jest ograniczenie do Euro4 lub mlodsze. Jest Ok Nie widze zwiazku oplat z poprawa jakosci powietrza, uczciwiej jest obnizyc poziom wymogow lub ograniczyc strefe do II obwodnicy Brakuje zwolnienia dla kierowcow 70+
1.6.25 23:38:10 Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy Brak strefy
1.6.25 23:38:39 Pierwsza obwodnica Nie należy wprowadzać żadnych ograniczeń związanych z normą euro, czy rokiem produkcji. Mieszkańców nie powinny dotyczyć żadne ograniczenia. Czyli jak zwykle nie chodzi o ekologię, a o pieniądze.
1.6.25 23:39:09 W obecnej formie strefa jest za duża, bo znacznie utrudniałaby funkcjonowanie mieszkańcom, których nie stać na nowsze auto. W mojej opinii norma europejska nie powinna być kryterium. Powinno nim być realne spalanie, wielkość silnika i badanie spalin podczas przeglądu technicznego. To niedorzeczne ze nowe 

SUVy, ktore maja wysokie spalanie, sa duże co zajmuje miejsce na drodze i parkingach a także sa mniej bezpieczne dla uczestników ruchu i pieszych wiadą do strefy, a małe auta np. Skoda 
fabia 2 nie wjedzie po 2030 roku, która często spala 2x mniej paliwa niz nowoczesne SUVy. 

Opłata za wjazd to katastrofalny pomysl jeżeli realnie myślimy o ekologii. Jeżeli kogoś nie stać na nowsze auto, a pracuje w Krakowie to dodatkowa opłata jeszxze bardziej oddala taka osobę od 
zakupi ekologiczniejszego samochodu. Nie każdy ma możliwość korzystania z komunikacji miejskiej. 

1.6.25 23:40:33 Granice strefy są ok Uważam że w przypadku diesli, wprowadzenie normy 6dT już w roku 2030 jest zbyt rygorystyczne. Oznacza to konieczność wymiany wciąż, jak na polskie warunki, dość nowych i 
kosztownych aut (nawet tych z 2017). Jest to ogromny koszt dla właścicieli. Jestem gorącym zwolennikiem strefy, ale uważam że ta decyzja jest zbyt daleko posunięta vs zamożność 
naszego krakowskiego społeczeństwa.
Proponuję odsunąć w terminie taka konieczność. 

Mam obawę czy płatność będzie respektowana. Aby tak było konieczne będzie egzekwowanie ustanowionych regul

1.6.25 23:41:10 Maksymalnie pierwsza obwodnica. Nie należy wprowadzać żadnych ograniczeń związanych z normą euro, czy rokiem produkcji. Mieszkańców nie powinny dotyczyć żadne ograniczenia. Czyli jak zwykle nie chodzi o ekologię, a o pieniądze. Pojazdy mieszkańców, czy osób niepełnosprawnych powinny być wyłączone z jakiejkolwiek ograniczeń, również za 5, 10, czy więcej lat.
1.6.25 23:41:30 Nie wprowadzac strefy. Nie wprowadzac strefy. Nie wprowadzac strefy. Nie wprowadzac strefy. Nie wprowadzac strefy. Nie wprowadzac strefy.
1.6.25 23:43:44 Sądzę że jeśli np. Jest święto państwowe i ktoś chce odwiedzić rodzinę to powinien mieć prawo do wjazdu do Krakowa autem nie 

spełniającym norm.
Uważam że jest to dobrze ujęte ale termin wprowadzenia powinien być po 2030 roku. Trzeba dać ludziom czas na zmianę środka transportu. Jest to świetne rozwiązanie. Uważam że to jest coś co musi jakoś być uregulowane, ale nie w taki sposób, bo pieniędzmi nie naprawimy klimatu. Bardziej myślałem o tym że każdy pojazd może wjeżdżać bez limitu w święta 

państwowe, a poza tym to x razy w roku.
Uważam że to bardzo dobre wyjście.

1.6.25 23:44:37 Strefę należy zlikwidować. Nie ma miejsca na tak chore rozwiązania ograniczające wolność ludzi. Strefę należy zlikwidować. Nie ma miejsca na tak chore rozwiązania ograniczające wolność ludzi. Strefę należy zlikwidować. Nie ma miejsca na tak chore rozwiązania ograniczające wolność ludzi. Strefę należy zlikwidować. Nie ma miejsca na tak chore rozwiązania ograniczające 
wolność ludzi. 

Strefę należy zlikwidować. Nie ma miejsca na tak chore rozwiązania ograniczające wolność ludzi. Strefę należy zlikwidować. Nie ma miejsca na tak chore rozwiązania ograniczające wolność ludzi. 

1.6.25 23:45:25 Strefa nie powinna w ogóle obowiązywać! Strefa nie powinna w ogóle obowiązywać! To robota stacji kontroli pojazdów. Strefa nie powinna w ogóle obowiązywać! Strefa nie powinna w ogóle obowiązywać! Strefa nie powinna w ogóle obowiązywać!
1.6.25 23:45:35 zero kilometrów kwadratowych.
1.6.25 23:45:57 Strefa czystego transportu jest naruszeniem podstawowych swobód obywatelskich osób, które płacą na wasze (urzędasów) utrzymanie. Zostaniecie rozliczeni z tego przy najbliższych wyborach. Strefa czystego transportu jest naruszeniem podstawowych swobód obywatelskich osób, które płacą na wasze (urzędasów) 

utrzymanie. Zostaniecie rozliczeni z tego przy najbliższych wyborach.
Strefa czystego transportu jest naruszeniem podstawowych swobód obywatelskich osób, które płacą na wasze (urzędasów) utrzymanie. Zostaniecie rozliczeni z tego przy najbliższych 
wyborach.

Strefa czystego transportu jest naruszeniem podstawowych swobód obywatelskich 
osób, które płacą na wasze (urzędasów) utrzymanie. Zostaniecie rozliczeni z tego przy 
najbliższych wyborach.

Strefa czystego transportu jest naruszeniem podstawowych swobód obywatelskich osób, które płacą na wasze (urzędasów) utrzymanie. Zostaniecie rozliczeni z tego przy najbliższych wyborach. Strefa czystego transportu jest naruszeniem podstawowych swobód obywatelskich osób, które płacą na wasze (urzędasów) utrzymanie. 
Zostaniecie rozliczeni z tego przy najbliższych wyborach.

1.6.25 23:46:06 Całkowity brak SCT To zła propozycja, segregacja materialna nie powinna istnieć. Brak wymogów co do norm Euro. Nowe pojazdy spełniające nowe normy mają często wyższe emisje poszczególnych elementów niż stare auta napędzane LPG bądź stare hybrydy. Nie powinno być żadnych okresów ponieważ SCT nie powinno istnieć Obrzydliwa segregacja dochodowa dla osób których nie stać na nowe pojazdy. Obrzydliwa segregacja dochodowa dla osób których nie stać na nowe pojazdy.
1.6.25 23:47:13 Obszar w obrębie plant. Całe miasto poza ścisłym  historycznym centrum powinny być dostępne dla ludzi którzy posiadają legalnie zakupione środki 

transportu niezależnie od normy euro.
Nie można zabraniać ludziom wjeżdżania samochodami które zostały legalnie zakupione. To jest odbieranie wolności przemieszczania się. Powinno zostać ograniczony do obszaru w obrębie plant. To jest haracz który będzie pobierany od biedniejszej części społeczeństwa. Pomysłodawcy takich projektów powinni zostać zwolnienie z urzędu miasta. Żadna grupa spoleczna nie powinna być wykluczona z przemieszczania się pojazdem który legalnie zakupiła. 

1.6.25 23:48:41 SCT nalezy zlikwidowac SCT nalezy zlikwidowac SCT nalezy zlikwidowac SCT nalezy zlikwidowac Negatywnie. SCT nalezy zlikwidowac
1.6.25 23:51:01 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 

niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:51:17 Brak STC Wszystko powinno być dostępne a kopciuchy powinny zostać zezlomowane w naturalnym cyklu zużycia pojazdów Norma euro nie ma znaczenia ponieważ auta z norma euro 3 czy 2 zostają usuwane z rynku wtórnego w naturalny sposób Data rejestracji auta w Krakowie powinna detwrminować możliwość wjazdu. Jaki to ma sens? Chcecie czystego powietrza czy kasy? Jak kasy to może ogólny podatek za wjazd? Tak, wszystkie pojazdy zarejestrowane w kraju w dniu wprowadzenia strefy powinnyiev dostęp do momentu ich złomowania lub zbycia 
1.6.25 23:51:25 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 

niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:51:37 Zlikwidować ją całkowicie Strefa czystego powietrze nic nie zmieni, samochody generują minimalne zanieczyszczenia Niezatruwajcie ludziom zycia Załatwcie też od razu bezpłatną wymianę samochodów dla osób, które zmusicie do 
niekorzystania ze swoich pojazdów 

To jakaś kpina. Czyli za odpowiednią kwotę emisja już nie jest ważna? Banda kretynow i naciągaczy Dno, dna, uprzykrzanie życia zwykłym ludziom

1.6.25 23:51:48 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 
niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:52:10 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 
niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:52:27 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 
niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:52:40 Zmniejszyć do obszaru rynku lub zlikwidować Całe miasto. W czym p&r na górce narodowej jest lepszy od siedziby ZUS w centrum do której też niektórzy muszą dojechać? Już teraz 
płaci się miastu za parkowanie co poniekąd jest opłatą za wjazd. Nie każdy może sobie pozwolić na powolną wycieczke MPK bo po 
prostu ma pracę i musi zarabiać na życie

Niech diagnosta stwierdza ile dane auto emituje zanieczyszczeń a nie rok produkcji lub brak standardu emisji jeśli takiego nie było w czasie produkcji auta. Jeśli wytnę DPF lub katalizator 
to dalej auto ma euro 5 mimo ogromnej emisji 

Po 5 latach mam się wyprowadzić? Urzędnicy przestaną dojeżdżać autami do pracy, czy 
kupią sobie za moje podatki nowe auta?

Głupi pomysł. Może idąc tym tropem jak zapłacę 10zl to będę mógł spalać śmieci w kominku? Centrum Krakowa już nie jest dla mieszkańców tylko dla turystów. Idźmy dalej i zróbmy Kraków nie dla krakowian. Nie pamiętam co 
ostatnio miasto zrobiło żeby polepszyć komfort życia a nie dowalać kolejnych utrudnień 

1.6.25 23:52:54 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 
niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:53:17 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 
niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:53:33 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 
niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:53:41 Uważam, że należy się wycofać z propozycją obszaru strefy czystego transportu. Uważam, że każdym autem powinno się dojechać, gdzie się ma tylko na to ochotę na terenie miasta Kraków. Proponuję zająć się poważniejszymi sprawami. Rekomenduję 30 i więcej lat Oceniam je jako negatywne. Uważam, że będziecie państwo walczyć z wprowadzonymi przez siebie (bezsensownymi) zmianami.
1.6.25 23:53:58 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 

niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:54:17 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 
niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:54:36 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 
niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:54:59 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 
niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:55:19 Przychodnie np. Salwatorska.
Często korzystają z niej ludzie z poza Krakowa

Dlaczego tylko mieszkańcy Krakowa mają być lepiej traktowani?  Wyjeżdżają poza 
Kraków swoimi autami i trują okoliczne wsie. Należy popatrzeć na problem też z drugiej 
strony.

1.6.25 23:55:19 Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest 
niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa 
do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie 
samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu 
właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta 
np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi 
środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe 
społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal 
dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo przemieszczania się 
nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami 
transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien 
mieć takie samo prawo przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

Strefa czystego transportu powinna zostać ograniczona tylko do obszaru starego miasta np. Obręb plant. Odbieranie ludziom prawa do 
przemieszczania się legalnie zakupionymi środkami transportu jest niemorlanie i powinno być nielegalne. Jest niesprawiedliwe społecznie. 
Samochód powinien być sprawny technicznie i jeśli taki jest i zostal dopuszczony do ruchu właściciel powinien mieć takie samo prawo 
przemieszczania się nim jak inni użytkownicy drog.

1.6.25 23:57:04 Uważam, że projekt jest krzywdzący dla ludzi których nie stać na zakup nowszego auta. Nie powinno być żadnych obostrzeń dotyczących użytkownika prywatnych samochodów. Lepiej naprawić infrastrukturę 
miasta tak aby nie było korków i było wiecej miejsc parkingowych.

Uważam że silniki benzynowe zasilane gazem LPG są ekologiczne dlatego nie powinny mieć nakładanych żadnych limitów i obostrzeń. Uważam że dla mieszkańców Krakowa ten okres powinien zostać zwiększony do okresu 
10lata najlepiej bezterminowo 

Oceniam to jako wyłudzenie pieniędzy od obywateli

1.6.25 23:57:18 Brak strefy Tak, całe miasto jest takim miejscem Bezsensowny standard wybrany przez skorumpowanych urzędników Rekomenduje 999 lat i nie wyłącznie dla mieszkańców Krakowa ale również dla 
mieszkańców spoza Krakowa

Kolejny mechanizm ściągania danin z ludzi. Uważam że nieuprawniony, nie mający sensu i niesprawiedliwy. Wszystkie grupy społeczne z całego świata oraz wszystkie samochody powinny być wyłączone z opłat. Z wyjątkiem oczywiście krakowskich 
urzędników a przede wszystkim prezydenta miasta.

1.6.25 23:59:16 Moim zdaniem sct to dzielenie społeczności na bogatych i biednych, dyskryminacja ludzi Jak sami widzicie, sct nie ma sensu bo polega na wykluczeniach, UE to nie wyklucznia, to jedność i równość Sct to pomyłka, nie jest problemem dla ludzi bogatych, a jest duża udręką i ekonomicznym i społecznym wykluczeniem dla reszty Nie dyskryminujcie ludzi, nie twórzcie apartheidu Pominę to, bo to już wykracza poza logikę waszej definicji Nie powinno być żadnych podziałów, żadnego apartheidu 
1.7.25 0:00:30 nie popieram strefy czystego transportu nie popieram strefy czystego transportu nie popieram strefy czystego transportu nie popieram strefy czystego transportu nie popieram strefy czystego transportu nie popieram strefy czystego transportu 
1.7.25 0:00:48 Proponuję jej nie wprowadzać, oraz odwrócić wszystkie szkodliwe zmiany w organizacji ruchu, które de facto doprowadzają do znacznych zatorów w ruchu samochodowym. Każde miejsce w ramach równego traktowania powinno być dostępne dla wszystkich bez ograniczeń. Proponuję nie zrzucać kosztów wprowadzenia strefy na mieszkańców, lub ludzi którzy tu dojeżdżają i pracują. Cudzym mieniem łatwo jest rozporządzać. Tak. 100 lat. Negatywnie. Nie wprowadzając strefy rozwiązanie staje się całkowicie zbędne. Całe to zamieszanie jest bezcelowe o tyle, że "tabor" aut używanych w celach komunikacji indywidualnej z biegiem lat ulega automatycznej 

rotacji, tak więc wraz z upływem czasu normy spełniane przez poruszające się samochody będą coraz wyższe. Reszta starych aut jak i teraz, 
tak i w przyszłości będzie marginalnie wpływać na jakość powietrza w mieście, co było już wielokrotnie podnoszone i analizowane. Jeśli 
więc trzeba wprowadzać takie rozwiązania, bo prawo to nakazuje, to może wprowadźcie sobie SCT w ramach pierwszej obwodnicy miasta. 
Tam praktycznie i tak już nikt chyba nie mieszka, bo im bliżej centrum tym to miasto bardziej nie jest dla mieszkańców.

1.7.25 0:03:59 Rozwiązaniem jest brak jakiejkolwiek strefy. Nie wnosi to nic do ekologii a dyskryminuje mieszkańców których nie stać na najnowszy samochód. Rozwiązanie jest proste, należy wyłączyć z wymogów samochody Krakowian 
bezterminowo.

Totalnie negatywnie. Dyskryminuje to biednych mieszkańców i nie ma nic wspólnego z ekologią. Jeśli chcecie zadbać o ekologię to zaproponujcie rozwiązanie które realnie pomaga, zwłaszcza 
biedniejszym. Wniesienie opłat to nic innego jak golenie biednych za to że nie stać ich na nowy samochód.

1.7.25 0:04:45 Nie powinno być Stref czystego Transportu 



1.7.25 0:05:04 Jest dobra! Opłata powinna być na tyle wysoka aby odstraszać jak największą liczbę  osób poruszających się najbardziej szkodliwymi pojazdami. Pojazdy zarejestrowane na kościelne osoby prawne powinny być traktowane tak samo jak wszelkie inne pojazdy.  Nie moze być 
niezasadnego wyróżniania niektórych grup. Domena kościoła powinno być przede wszystkim nie szkodzić.

1.7.25 0:05:23 Proponuję ograniczyć rozmiar strefy do miejsc, w których szerokość drogi jest większa niż 411m. Proponuję wydłużyć okres wyłączenia do 411 lat. Uważam, że lista jest za krótka. Rozszerzenie jej o pojazdy o wieku mniejszym niż 411 lat również byłoby dobrym pomysłem.

1.7.25 0:07:33 Płyta głowna rynku cały kraków brak limitu permanentne wyłąćzenie osób mających miejsce stałego pobytu w krakowie skok na kase  i główny cel wprowadzenia SCT - dojenie mieszkańców koszty wprowadzenia sct/sankcjonowania przewyższają naukowo udowodnione korzyści (a raczej ich brak)
1.7.25 0:08:11 Strefa czystego transportu powinna się dotyczyć tylko ścisłego centrum miasta Krakowa
1.7.25 0:10:58 Granicą powinna być pierwsza obwodnica Są za wysokie. Wymagania zawarte w pierwszej wersji sct były wystarczające. Jako student nie mam środków na zmianę auta, które relatywnie jeszcze nie jest stare (2011, Euro 4) i nie 

będę go zmieniać, tylko dlatego, że wymyślono strefę czystego transportu
Źle. Nie powinno być oplat za wjazd do miasta z uwagi na fakt, że narusza to konstytucyjną wolność do przemieszczania się

1.7.25 0:13:17 Uważam, że SCT powinno być ograniczone do ścisłego centrum Krakowa (strefa parkowania A) KAŻDE P&R To kupczenie ideologią ekologiczną.
1.7.25 0:14:07 Brak strefy, pytanie tendencyjne Brak strefy to jedyna dobra odpowiedź Brak strefy Całkowity brak strefy ekoterrorysci Źle Cała idea stref to idiotyzm
1.7.25 0:14:20 Zminimalizować. Za mało miejsc. To jest nieporozumienie. Są stare auta małolitrażowe typu Fiat Seicento, które nie zostały wyprodukowane przed powstaniem nowszych norm więc siłą rzeczy nie mają odpowiedniej 

homologacji. Jednocześnie takie pojazdy generują mniej zanieczyszczeń od najnowszych SUVów z wielkimi silnikami ktore jednak mają homologację pod najnowsze normy  Euro.  
7 lat dla mieszkańców i minimum 3 lata dla pozostałych. Idiotyzm. Czy opłacone spaliny są mniej szkodliwe? Nie ale PIENIĄDZ SIĘ ZGADZA! Pieniądze wydane na kolejne opłaty na pewno nie spowodują szybszej wymiany samochodów na bardziej 

ekologiczne. Ale Wam przecież nie o to chodzi?! 
Przede wszystkim, co za idiota opracowal ankietę bez odnośników"(zapoznaj się z nimi)"? Ponawiam poprzednią odpowiedź: minimum 7 
lat dla Krakowian, minimum 3 lata dla pozostalych i bezterminowo dla pojazdów zabytkowych. Bez szerszego kontekstu, nawet nie 
rozumiem takiego pytania. Co później z pojazdami zabytkowymi? Szlaban, zakaz wjazdu?  

1.7.25 0:14:34 W pełni podzielam zaproponowany obszar. W pełni podzielam zaproponowane miejsca - nie odnajduję powodów, dla których obszar ten miałby zostać powiększony. Z przerażaniem widzę w jak fatalnym stanie są samochody jeżdżące po ulicach Krakowa, jak strasznie kopcą. Euro 6 to minimum i powinny być nim objęte wszystkie pojazdy, nie tylko te z 
silnikami diesla, a te z silnikami Diesla powinny spełniać wymagania Euro 6dT nie od 2030, tylko od 2027 roku. Tu chodzi o nasze zdrowie i życie. 

5 lat to za długo, okres ten powinien wynosić maksymalnie 3 lata. W końcu mówimy o 
zdrowiu i życiu nas wszystkich, a konsekwencje życia w tak zanieczyszczonym 
środowisku są bezlitosne dla naszego zdrowia i życia.

Rozumiem potrzeby obydwu stron. Jestem zdania, że zaproponowane kwoty są zdecydowanie za niskie. Sam wjazd takim samochodem powinien się wiązać z opłatą w wysokości 50 zł + 
zaproponowane opłaty. 20 zł za cały dzień to dużo za mało. 

Mam wątpliwości, czy wyjątki nie są za duże. Dlaczego Campery mają móc podtruwać mieszkańców Krakowa? Nie zatrzymają się na 
parkingu Park and Ride i dalej pojadą transportem miejskim. To znacznie korzystniejsze dla Krakowa rozwiazanie. 

1.7.25 0:16:13 TYLKO ścisłe centrum. Gdyby miasto nie dało deweloperom zabudować korytarzy wentylacyjnych, nie byłoby stężenia zanieczyszczeń. Co znaczy mieszkańca Krakowa? Kto ma meldunek, czy kto ma auto zarejestrowane 
KR/KK? A jeżeli auto jest zarejestrowane w Krakowie, ale kierowca jest zameldowany 
poza? 

Na liście wyjątków NIE POWINNY znajdować się ŻADNE pojazdy instytucji państwowych, ZWŁASZCZA krakowskich. Sami dajcie przykład, a 
nie karzcie innych a sami stawiacie się ponad prawem! 

1.7.25 0:16:35 Powiat Krakowski Kluby sportowe Zła decyzja 
1.7.25 0:21:41 Samo centrum Za surowe. Niemcy zakończyli na Euro4D . Zawsze Polska chce być bardziej papieska niz sam Papież. Macie kompleks dziada? Nie ma zastosowania Opłaty są wykluczone w ogóle. Prosze zamknąć stare miasto dla ruchiu kołowego, ALE ZAMKNĄĆ! Nie tak jak teraz kolesiostwo wjeżdza jak dawniej
1.7.25 0:22:01 Strefę wywalić do kosza Cała powierzchnia miasta Jakikolwiek pojazd dopuszczony do ruchu przez SKP powinien móc na tych samych zasadach wjeżdżać do miasta Tak, powinno być wyłączenie na 9999 lat. bardzo źle, pojazdy dopuszczone do ruchu powinny móc wjeżdżać wszędzie na takich samych zasadach Tak, wszystkie pojazdy zarejestrowane w UE, które spełniają techniczne wymagania aby zostać dopuszczone do ruchu powinny móc 

wjeżdżać do SCT na takich samych warunkach 
1.7.25 0:22:33 Kazimierz i Rynek aby przetestować, czy SCT działa - zwłaszcza zimą. Od Euro 3 wprowadzane są normy NOx dla diesla i jeśli już, to na euro 3 powinno się to zatrzymać. Ale to bez większego znaczenia, ponieważ największe zanieczyszczenie powietrza jest 

zimą, a samochody jeżdżą cały rok - oznacza to, że samochody nie odpowiadają za NOx.
Wyłączenia mogą być traktowane jako dyskryminacja ze względu na miejsce 
pochodzenia. Ponadto, turystyka przynosi realne zyski miastu, turyści nie powinni być 
wyłączani z wymogów SCT.

Źle, ponieważ przekroczenie norm odbywa się przede wszystkim zimą. To dowód, że samochody nie odpowiadają za przekroczenie norm. SCT powinno być ograniczone np. między godziną 10 a 12 w 
tygodniu. Nie powinno dotyczyć pojazdów turystów.

Jak wyżej wspomniałem, przekroczenie norm odbywa się przede wszystkim zimą. To dowód, że samochody nie odpowiadają za 
przekroczenie norm. SCT powinno być ograniczone np. do godzin 10 a 12 w tygodniu, nie powinno dotyczyć samochodów, które spełniają 
normy Euro 1 lub Euro 2. Wyższe Euro nie mają znaczenia w związku z przytoczonymi faktami na początku.

1.7.25 0:23:04 SCT nie powinna istniec. Tylko edukacja moze zmienic ten kraj, a nie wprowadzane silowo zmiany, ktorycj autorzy zmanipulowani nie potrafia dostrzec powodow tychze zmian. Uwazam, ze sct nie powinna zaistniex W innych rejonach swiata nie wprowadza sie tego typu zmian. Durni urzednicy zamiast sie sprzeciwic europejskim zmianom kastrujacym motoryzacje wspieraja tego typu pomysly. 
Miejcie godnosc.

Wylqczyc sct. Czyli nowym Dodgem Ram 6.1 litra moge wjechac, a Fiatem Cinquacento 
0.9 na LPG juz nie? Jestescie znawcami tematu, nie ma co.

Oceniam, ze SCT jest do wywalenia SCT jest do usuniecia

1.7.25 0:23:20 Uwazam ta propozycje za rozsądną  
1.7.25 0:27:52 Jest super, im wiecej tym lepiej. Dokrecac srube centusiom, tylko szlachta z urzedow powinna jezdzic samochodami. Tylko Euro 7 i wyzej powinny byc wpuszczane. Glupota. Cisnac holote niech kwiczy. Najlepiej niech tylko samochody urzedasow moga wjezdzac i to tylko kupione za panstwowe pieniadze i powyzej banki, zeby jakis podrzedny urzedas sie nie przeslizgnal. Bez wyjatkow. ***** wszystkich rowno, niech zielone lady wyjda wszystkimi otworami.
1.7.25 0:30:50 Moim zdaniem, Strefa Czystego Transportu powinna obejmować jedynie ścisłe centrum Krakowa, czyli Rynek Główny i jego bezpośrednie okolice. Rozszerzanie jej na inne dzielnice wprowadza zbędne 

ograniczenia, które przede wszystkim uderzają w mieszkańców i osoby dojeżdżające do pracy. Wprowadzenie takich stref w całym mieście ogranicza dostępność wielu ważnych miejsc i sprawia wrażenie, że 
bardziej chodzi o dodatkowe wpływy finansowe niż o realną poprawę jakości powietrza.

Wymagania dotyczące roku produkcji lub standardu Euro są zbyt rygorystyczne, szczególnie w odniesieniu do starszych aut, które wciąż są w dobrym stanie technicznym. Wielu 
mieszkańców nie stać na wymianę samochodu na nowszy, a jednocześnie ich pojazdy są niezbędne do codziennego funkcjonowania, np. w pracy czy przy opiece nad rodziną. Wymagania 
te powinny być bardziej elastyczne, np. obniżenie wymogu do standardu Euro 3 lub 4 i stopniowe zaostrzanie norm w kolejnych latach.

Okres 5 lat wydaje się niewystarczający, biorąc pod uwagę trudności finansowe wielu 
rodzin. Proponuję wydłużenie tego okresu do 8-10 lat, aby mieszkańcy mieli więcej czasu 
na dostosowanie się do nowych wymogów. Dodatkowo władze miasta powinny 
wprowadzić system dopłat do wymiany samochodów na mniej emisyjne, aby realnie 
wesprzeć tych, którzy chcą dostosować się do nowych regulacji.

Jestem przeciwny wprowadzaniu opłat za wjazd, ponieważ są one jedynie dodatkowym obciążeniem finansowym dla mieszkańców i osób dojeżdżających do Krakowa. Jeśli celem jest poprawa jakości 
powietrza, to takie rozwiązanie nie zmotywuje ludzi do zmiany aut, a jedynie stworzy kolejny sposób na wyciąganie pieniędzy. W zamian proponuję lepsze inwestycje w transport publiczny i 
stworzenie alternatyw, takich jak darmowe parkingi P&R, aby zachęcić ludzi do zostawiania samochodów poza miastem.

Lista wyjątków wydaje się rozsądna, jednak brakuje w niej: 1) pojazdów osób prowadzących działalność gospodarczą, zwłaszcza małych 
przedsiębiorców, dla których samochód jest narzędziem pracy, 2)
pojazdów rodzin wielodzietnych, które często korzystają z większych aut starszego typu, 3)
osób starszych i niepełnosprawnych, którzy mogą nie mieć środków na dostosowanie się do nowych wymogów.
Każda z tych grup powinna mieć możliwość korzystania z odstępstw od wymogów SCT.

1.7.25 0:31:34 Strefą powinna dotyczyć samochodów ciężarowych i dostawczych, one emitują najwięcej szkodliwych substancji! Pojazdy diesel mają nowoczesne systemy oczyszczania spalin, powinny być dopuszczone do 
ruchu na podstawie badań technicznych a nie rocznika pojazdu! Czasem nowsze pojazdy są zajeżdżone bardziej niż starsze dobrze utrzymane. Benzyniaki też kopcą. Najgorsze są stare ciężarówki, dostawczaki i 
duże pojazdy

Błędne założenia, że samochody z silnikami diesla emitują więcej szkodliwych substancji! Po pierwsze mniej palą, po drugie - olej napędowy jest bardziej ekologiczny niż benzyna ze 
względu na konieczność przetworzenia ropy naftowej. Należy zaostrzyć normy dopuszczania samochodów ze
Wzgledu na emisję spalin a nie rok produkcji samochodu

Powinno się uwzględniać badania techniczne pojazdów i na tej podstawie dopuszczać do 
ruchu, a nie rocznik pojazdu! 

Bez sensu! Zakaz wjazdu powinien dotyczyć wszystkich pojazdów, inaczej mija się z celem. Pojazdy zabytkowe powinny być zwolnione z ograniczeń, nie ma możliwości ich modyfikacji, a poza tym ich ilość jest niewielka. Pojazdy 
specjalne również. 

1.7.25 0:33:53 Tylko tereny w.srodku 2 obwodnicy Krakowa.tj Dietla.aleje 2.wieszczow, ect Ogólnie act.nie działa. Gdyby restrykcyjnie podchodzić do badania spalin problemu by nie było i nie trzeba byłoby robić takich programów. Czyli to jest łamanie zasad programu i pokazanie ze chodzi o pieniądze a nie środowisko. Nie zgadzam się taka opcja. Program będzie wyglądał jak strefa płatnego parkowania tylko parkowanie 
będzie.wjezdzanie.

Uważam że klasyfikowanie aut na podstawie roku produkcji jest bez sensu. Jeżeli jakąkolwiek ocena ma być dokonywana to tylko na 
podstawie prawdziwych emisji , a.nie roku produkcji. Teoretycznie seicento Za.pare lat nie będzie mogło wjechać, a realnie mało może 
zanieczyscic. Z drugiej strony są.7 letnie deasle z 1000k przebiegu. Ekologiczne już na pewno nie są.

1.7.25 0:35:00 Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć 
możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca 
odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam 
NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy 
Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba 
udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące 
kształtu strefy.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi 
powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
 
W ankiecie powinno zostać zamieszczone pytanie „Czy jesteś za istnieniem Strefy Czystego Transportu w Krakowie (SCT)”, a dopiero w 
razie wyboru opcji „tak”, osoba udzielająca odpowiedzi powinna mieć możliwość odpowiedzi na pytania dotyczące kształtu strefy.

1.7.25 0:35:52 Ścisłe centrum wokół rynku To bardzo dobry pomysł! Wszystkie szpitale powinnybyćdostępne!!!! A co z uczelniami i studentami? A co.z osobami pracującymi w 
Krakowie spoza Krakiwa? SCT w obecnej propozycji to absurd!

Diesel EURO 5 minimum! Czy ekologiczne jest złomowanie aut mających 12 lat!!!! Absurdalne. Dla wszystkich. Czemu tylko mieszkańców? Każdy.potrzenuje czasu na takie radykalne 
pomysły.

Śmieszne. Czyli jak wszyscy zapłacimy to powierze będzie ok?.Co za obłuda. Czyli kopcący zabytek będzie EKO... super.

1.7.25 0:39:50 SCT nie powinna istnieć Uważam że ten " dokument  i wasze działania " to czysty rozbój i plucie w twarz Mieszkańcom Miasta Krakowa a zwłaszcza ludziom którzy 
są emerytami bo jazda transportem publicznym nie umożliwia dojazdu do każdego miejsca w mieście a poruszanie się pieszo dla starszej 
schorowanej osoby jest męczarnią zwłaszcza o tej porze roku. Jestem Krakowianinem z urodzenia tu też pracuje bez przerwy już 49 lat . 
Posiadam pełno sprawne auto w wieku 22 lat które też jest środkiem umożliwiającym mi prowadzenie działalności usługowej . Całe życie 
płacę podatki dla Krakowa a wy traktujecie mnie i tysiące innych ludzi jak śmieci. Przy obecnych kosztach życia nie jestem w stanie kupić 
nowy zamiennik mojego samochodu o napędzie 4x4 to tylko ten typ pojazdu umożliwia mi prowadzenie moich usług. Od lat posiadam 
kartę KMK i kiedy jest to możliwe korzystam z transportu zbiorowego . Rynek usługowy kurczy się w Krakowie i z powodu zamykania 
działalności przez takie zmiany prawne i administracyjne jakie wprowadzacie wbrew zdrowej logice. Pod każdą tablicą z napisem Miasto 
Kraków powinien być dopisek : "Miasto Wrogie dla Mieszkańców" .
XXXXXXXXX 
Auta które mają aktualny przegląd techniczny oraz ubezpieczenie i spełniają swoją homologację absolutnie wszystkie dla mieszkańców 
zwłaszcza emerytów powinny mieć możliwość poruszania po całym mieście Krakowie za wyjątkiem strefy w obrębie plant Krakowa 
niezależnie od wieku samochodu. Inne podejście do tej sprawy jest czystą dyskryminacją ludzi starszych . Jedynym wyjściem jest z 
finansowanie przez miasto Kraków zakupu nowych samochodów spełniających te same możliwości transportowe co dotychczas 
eksploatowanych pojazdów . Dość terroru władz miasta wobec jego mieszkańców.
XXXXXXXXX 
Jest to nadużycie władzy ( terror ) w stosunku ludzi starszych którzy całe życie pracowali na rzecz miasta Krakowa łożąc podatki a obecnie 
będących na emeryturze - czyli nie posiadających środków do zakupu nowego samochodu .
XXXXXXXXX
Jest to rozbij i terror urzędniczy wobec ludzi starszych którzy łożyli podatki na to miasto a z których żyją ci którzy chcą wprowadzić te 
przepisy. Jest to propozycja nie moralną i karygodna .
XXXXXXXXXX 
Wiem że moja wypowiedź tak jak za czasów PRLu  trafi do kosza bo terror silniejszych ekonomicznie będących u władzy jest niczym nowym 
. Ale pociesza mnie myśl że kiedyś będziecie też starsi a młodzi waszym wzorem obrzuci was łajnem za waszą działalność i to jest jedyne co 
mnie pociesza .

1.7.25 0:40:31 nalezy zlikwidowac SCT nalezy zlikwidowac SCT nalezy zlikwidowac SCT nalezy zlikwidowac SCT nalezy zlikwidowac SCT nalezy zlikwidowac SCT
1.7.25 0:44:40 nie mam uwag do granic strefy Wszystkie Park&Ride na obżeżach miasta, inaczej tracą one sens Uważam że norma Euro 6 od 2025 dla diesli jest zbyt radykalna, uważam że Euro 5 byłoby odpowiednie powiedzmy na najbliższe 2-3, dopiero potem ewentualnie Euro 6 Jest to dobre rozwiązanie Nie przyczyni się to do zmniejszenia zanieczyszczeń jedynie do wyciągania kasy, potrzebne inne rozwiązanie (np maksymalna miesięczna ilość wjazdów) Nie mam więcej uwag
1.7.25 0:47:02 Ścisłe centrum Krakowa czyli najbliższe okolice Rynku Euro4 dla diesli I Benzyna z katalizatorem bez względu na rok produkcji minimum 10 Lat. Czyli jak zapłacę to nie będę szkodził środowisku?

Bzdura totalna i nabijanie kasy. 
5 lat to śmiech na sali. Jężdże sprawnym dieslem   z euro 4 z 2007 roku. Koszt tego auta z tego rocznika to 35 000 PLN. koszt tego samego 
samochodu z rocznika 2018 z tym samym silnikiem ale 1 katalizatorem więcej to ponad 100 000. Nie ma problemu. Zamienie ten 
samochód ale niech miasto odkupi ode mnie stary samochód po cenie rynkowej i pokryje różnicę w cenie podczas zakupu tego samego 
samochodu z "właściwą normą emisji "

1.7.25 0:47:18 Należy ją ZLIKWIDOWAĆ. To nie ma znaczenia. Strefę należy zlikwidować. Strefę należy ZLIKWIDOWAĆ. Strefę należy ZLIKWIDOWAĆ. Jeszcze więcej płacić, jasne. Strefę należy ZLIKWIDOWAĆ. Strefę należy ZLIKWIDOWAĆ.
1.7.25 0:48:29 Strefą powinna obejmować samo centrum jak w Warszawie a nie cały Kraków ponieważ to w samym centrum niema swobodnego przepływu powietrza Pojazdy z silnikami diesla powinny być legalne od 2009 ponieważ ponad połowa firm ma auta z normą spalin euro 4 a nie każda firma prosperuje dobrze żeby mogła wymienić auta na 

nowsze ,bądź możliwość przystosowania samochodu żeby spełniało normy 
Termin powinien być dłuższy ponieważ koszty utrzymania są tak duże że auta będą stać 
na parkingach bo mało osób pozwoli sobie na zakup innego pojazdu 

Fatalnie jest to zły pomysł 

1.7.25 0:50:46 SCT powinna obejmować wyłącznie I obwodnicę Jak w pkt 1. SCT wyłącznie w granicach I obwodnicy Nie ma sensu wymyślać koła na nowo. Niemcy od lat mają skuteczne Umwetzone i ich ograniczenia są jak najbardziej słuszne i wystarczające: auta benzynowe z EURO 1, diesle z EURO 4 Czym się różnią spaliny aut mieszkańców Krakowa od pozostałych aut? Auto mieszkańca 
Krakowa z EURO 2 cudownie mniej emituje i zanieczyszcza od auta spoza Krakowa z tą 
samą normą EURO 2?

Można wprowadzić, z kwotą 1 grosz dziennie za wjazd. Przy wprowadzeniu SCT w jedynej słusznej i logicznej wielkości czyli wewn. I obwodnicy nie ma sensu robić wyjątków, no może poza 
zabytkowymi autami służącymi np. do przejazdów na ślub.

1.7.25 0:52:42 Pierwsza obwodnica czyli planty powinny być granicą dla strefy Strefa powinna obejmować tylko mała część miasta. W Niemczech odchodzi się od stref ponieważ nie spełniają założeń. Są tylko 
tworem dla bogatych. Czemu nie ma możliwości zmiany katalizatora w aucie by mógł spełniać wyższą normę spalin? W Niemczech 
jest taka możliwość. Czemu  policja posiadająca swoje uprawnienia nie kontroluje aut, wile pojazdów w Krakowie ma wycięte filtry DPF 
i nie powinny zostać dopuszczone do ruchu. 

Strefa powinna obejmować tylko mała część miasta. W Niemczech odchodzi się od stref ponieważ nie spełniają założeń. Są tylko tworem dla bogatych. Czemu nie ma możliwości zmiany 
katalizatora w aucie by mógł spełniać wyższą normę spalin? W Niemczech jest taka możliwość. Czemu  policja posiadająca swoje uprawnienia nie kontroluje aut, wile pojazdów w 
Krakowie ma wycięte filtry DPF i nie powinny zostać dopuszczone do ruchu. 

Rozwiązanie zaproponowane przez urzędników ewidentnie krzywdzi ludzi którzy muszą 
dojeżdżać do Krakowa w sprawach medycznych, handlowych czy do pracy. Komunikacja 
z mniejszych wiosek jest fatalna a miasto nie buduje tyle parkingów na ile się 
zobowiązało wprowadzając opłaty za parkowanie. 

Zwyczajny skok na kasę! Typowe komunistyczne podejście. Zacznijcie walczyć z ludźmi którzy palą śmieciami w piecach i węglem fatalnej jakości. Zmuście ościenne gminy by coś z tym zrobiły. Każdy powinien mieć wybór a zachowujecie się w magistracie jak typowi komunistyczni urzędnicy którzy chcą być świętsi od papieża. W 
Europie zachodniej nie ma tak głupich planów co do strefy. Chcecie się pozbyć aut z miasta to zróbcie metro oraz kolejkę która dojeżdża do 
większej ilości miejscowości a nie jak jest teraz gdzie ostatni przystanek jest na lotnisku. 

1.7.25 0:52:52 Strefa powinna zostać całkowicie wycofana. Tak fanki jak wycofuje się z niej większość miast w Europie zachodniej Całkowity przeciw Opieranie się na emocjach euro nie ma sensu, bo są samochody, które pomimo euro 1 mają dużo mniejsze emisję niż nawet euro 6. Wystarczy spojrzeć na większe śruby, które nie spalają 
mniej niż 10 litrów na 100km, a wiele przekracza 20 litrów. Podczas gdy średnia spalania samochodów w latach 90 wyniosła 8.5 litra.

Czy ta ustawa ma za zadanie być następnym podatkiem?

1.7.25 0:52:58 Należy ją zlikwidować. Można też zrobić referendum w tej sprawie, wyniki są oczywiste Cały Kraków Samochody do lat 20 Wszyscy równi, dla wszystkich brak strefy Nabijanie kieszeni władzom miasta, podatków i opłat za miejsca parkingowe już dośc, niech lepiej urzędnicy zaczną jeździć rowerami Lista jest zbędna, tak samo jak pomysł i projekt sct w takiej formie, która wyklucza ludzi starszych i biednych z życia spolecznego 
1.7.25 0:56:31 Lublańska - Opolska, Armii Krajowej, ATW, Konopnickiej, Nowohucka Uważam że tak obszerny teren SCT jest zwyczajnie przesadą Nie rozumiem co jest nie tak z samochodami zabytkowymi, że chcecie je skreślić z ulic. 

Po 2028 kiedy skończy się naliczanie opłat emisyjnych pojazd zabytkowy zostanie 
uziemiony. Po za tym ile jest zabytków w Krakowie jeżdżących na co dzień? 10? 20? A ile 
jest wszystkich? 100? 120? I mówię to jako kierowca MPK, który jeździ wyłącznie po 
mieście i widzi co po nim jeździ.

Negatywnie Samochody zabytkowe nie powinny mieć ograniczenia. Zabije to np. biznes turystyczny na terenie Nowej Huty a i Kraków wyzbędzie się 
czynnych zabytków.

1.7.25 0:59:24 okolice bulwarów Wiślanych
1.7.25 1:03:52 Obszar I obwodnicy Caly Krakow poza I obwodnica Jestem przeciw, czy jak ktos jest bogaty i go stac, to jak zaplaci, jego auto juz nie zanieczyszcza powietrza?
1.7.25 1:04:22 Granica SCT powinna obejmować tylko ścisłe centrum Krakowa lub nie zostać wprowadzone Powinien być umożliwiony dojazd do wszystkich szpitali oraz większych Przychodni publicznych czy też praków Standard emisji spalin dla diesla powinien wynosić euro 4 Zmiana okresu na 20lat Tak pod warunkiem że kwota opłaty będzie nie duża dla mieszkańców miejscowości graniczących z Krakowem Pojazdy zabytkowe, należące do osób starszych (60+), należące do inwalidów, pojazdy z specjalnym zezwoleniem (np ze względu na 

przeznaczenie) powinny być zwolnione z SCT
1.7.25 1:06:08 Nie mam zastrzeżeń. Opcjonalne opłaty emisyjne dla pojazdów spoza Krakowa

W projekcie przewidziano możliwość wjazdu do SCT pojazdami niespełniającymi 
wymagań technicznych po wniesieniu opłaty emisyjnej.  Proponujemy: Maksymalne rok 
dostosowanie pojazdów ( diesel :euro 1 euro 2 euro-3, euro-4) przyjeżdżających do 
Krakowa do wymogów 

Pozytywne.

1.7.25 1:06:40 Nie powinno być Strefy Czystego Transportu Nie powinno być Strefy Czystego Transportu Nie powinno być Strefy Czystego Transportu, każdy powinien wjechać gdzie chce czym chce. Nie powinno być Strefy Czystego Transportu ani teraz ani za 5 lat Nie powinno być Strefy Czystego Transportu, płacimy za drogi w podatkach Nie powinno być Strefy Czystego Transportu, każde auto posiadające przegląd i OC powinno móc poruszać się po drogach
1.7.25 1:06:43 Caly ten pomysl to wielka hucpa i nalezy go wrzucic do kosza, a aktywisci niech zajma sie czyms bardziej pozytecznym.

Radni zas niech wiedza, ze beda Radnymi tylko do natepnych wyborow.
1.7.25 1:08:38 Pracuję na ul. Kosocickiej w Krakowie i dojeżdżam 26 km do pracy od autostrady. Są to obrzeża a dokładnie strefa autostrady. Składam stanowczy sprzeciw wobec chorych opłat tj. 500 zł/mc jesli by mój 

samochód nie spełnił wyimaginowanych warunków technicznych. Jest to jawne oszustwo i wyłudzenie pieniędzy od uczciwie zarabiających obywateli. Nie zgadzam się na wprowadzenie ograniczeń oraz nie 
zgadam się na wprowadzenie opłat od "emisji". Nie stać mnie na pinoszenie wymyślonych niby na rzecz czystego piwietrza dodatkowych wydatków. Niech Miasto Kraków udostępni w tych konsulacjach 
wydatki poszczególnych Urzędów na pojazdy służbowe i kwotę netto za koszty paliwa oraz stan techniczny pojazdów, w jakimś czytelnym zestawieniu. Może należy zacząć od własnego "ogródka" i udowodnić 
że Miasto chcąc być ,,Eko",  szuka oszczędności w tej kwestii a większość urzędników, łącznie z  tymi na wysokich stanowiskach, porusza się komunikacją miejską.. najlepiej aby co roku Miasto prezentowało 
mieszkańcom i dojeżdżającym do pracy takie dane. Czy to nie rozsądna propozycja? Mnie nikt nie zapłaci za dojazd i sama wypracowywuję swój dochód. A Miasta, Gminy, Powiaty i inne twory urzędnicze 
pozostają w służbie obywatelom bo to my na to wszystko płacimi w przeróżnych podatkach i daninach z naszych ciężko wypracowanych pieniędzy.

Tzw P+D jest zbyt mało. Najpierw należałoby wybudować taką infrastrukturę wokół całego Krakowa wraz z dostępem do przystanków 
autobusowych i tranwajowych oraz tańszymi biletami na mpk, a dopiero za kilka lat PRÓBOWAĆ robić ograniczenia. 

Stanowczy spezeciw. Polacy nie zmieniają aut jak rękawiczki gdyż na ogół jak mają dany pojazd to dbają o niego i jeżdżą latami. Od tego czy dane auto nadaje się do jazdy decydują Stacje 
kontroli pojazdów przy obowiązkowych badaniach techncznych. Wg mnie wymóg posiadania auta z konktetnego roku ji z konkretną cechą euro jest bezpodstawny i bezprawny.

Oczywiście że jest to dyskryminujące osoby mieszkające poza aglomeracją miejską 
Kraków. Dodatkowo trudno udowodnić, czy ktoś jest miszkańcem czy nie, dodatkowa 
niejasność prawna.

Rozwiązanie bezprawne. Wyłudzenie pieniędzy pod pretektem SCT. Jedna myśl mi tutaj przychodzi do głowy: równi i równiejsi. Przecież to absurd.

1.7.25 1:10:38 Strefa Czystego Transportu powinna nazywać się Strefą Czystego Terroru. Dlaczego mieszkańcy i osoby z poza nie mogą legalnie dostosować pojazdu do wyższej normy poprzez wymianę katalizatora na taki 
który ma wyższą normę. W Niemczech bez problemu można to załatwić i Dekra akceptuje takie rozwiązania. W Polsce nie tylko zmuszać ludzi do wymiany aut na nowe. 

Strefa jest zdecydowanie za duża. Jeżeli planuje się coś takiego to powinno być pełno parkingów na granicy strefy gdzie można 
zostawić samochód który nie spełnia normy i skorzystać z komunikacji publicznej. Może tak w końcu metro by się pojawiło. Wtedy 
można wprowadzać strefę a nie w takiej  formie jak proponuje miasto. 

Proponowane normy są chore. Auta Diesla powinny móc poruszać się po strefie bezterminowo jeżeli mają normę minimum EURO5 i większą. Karygodne jest proponowanie normy 
EURO6dT. Akta z normą Euro 5 były produkowane jeszcze w 2014 roku są to 10 letnie samochody które jeszcze mogą być użytkowane. Miasto chce nakręcać chyba sprzedaż nowych aut 
koncernom motoryzacyjnym albo karać ludzi co kupili auta zapłacili podatki i mają legalny pojazd dopuszczony do ruchu. Dlaczego brak jest możliwości podniesienia normy poprzez 
wymianę katalizatora lu instalacji układu SCR.  

Wyłaczenie powinny być nie tylko dla mieszkańców Krakowa ale również dla tych co 
pracują w Krakowie i muszą dojechać do pracy z poza z okolic. 

Tak pod warunkiem że nie będzie to czasowe rozwiązanie na 3 lata tylko dożywotnio. Ktoś przyjechać chce do Krakowa z rodziną pokazać dzieciakom Wawel  i nie może, bo norma nie pozwala. 
Okazjonalny wjazd powinien być dozwolony kilka razy w roku dla każdego tak jak w Warszawie można wjechać 4 razy do strefy w przeciągu roku nawet jak pojazd nie spełnia normy.

Dlaczego pojazd zabytkowy musi zgłaszać chęć wjazdu do strefy. Wiadomo że jest to pojazd zabytkowy ma żółte tablice. Zgłaszanie chęci 
wjazdy jest bez sensu gdyż weryfikacja takich pojazdów jest natychmiastowa z uwagi na tablicę. Idąc tą drogą to może elektryki też 
powinny zgłaszać każdorazowo wjazd bo jaką zielone tablice. Wiadomo co to za pojazd i obowiązek zgłoszenia zabytkowego pojazdu to 
czysta biurokracja. 

1.7.25 1:10:43 Cale miasto Nie powinni miec wjazdu, sa taxi Za luźne standardy Nie powinno byc tego, to dyskryminacja, zakaz wszystkich powonień obejmowac Rocznej Zadna grupa, wszystkich powinien obowiazywac zakaz wjazdu do strefy 
1.7.25 1:11:53 We wszystkich propozycjach absurd wydaje się nie mieć granic !!!

Przekonają się wszyscy łącznie z DECYDENTAMI kiedy usługi serwisów wzrosną 3-5 krotnie.

Strefa czystego absurdu do kosza !!!
To jest wykluczenie komunikacyjne !!!
Zamach na wolność człowieka !!!
Miasto jest nasze a nie ich !!!

Wszystkie miejsca muszą być dostępne dla każdego !!!

Strefa czystego absurdu do kosza !!!
To jest wykluczenie komunikacyjne !!!
Zamach na wolność człowieka !!!
Miasto jest nasze a nie ich !!!

Legalnie wyprodukowany !!!
Legalnie zakupiony z prawem użytkowania do śmierci technicznej !!!
Standard emisji Euro NIE MA PRAWA DOTYCZYĆ WSTECZ !!!

Strefa czystego absurdu do kosza !!!
To jest wykluczenie komunikacyjne !!!
Zamach na wolność człowieka !!!
Miasto jest nasze a nie ich !!!

Wyłączenie dla wszystkich przez 99 lat !!!

Strefa czystego absurdu do kosza !!!
To jest wykluczenie komunikacyjne społeczeństwa !!!
Zamach na wolność człowieka !!!
Miasto jest nasze a nie ich !!!

Czyli po wniesieniu opłaty już będzie "ekologiczny" ???

Strefa czystego absurdu do kosza !!!
To jest wykluczenie komunikacyjne społeczeństwa !!!
Zamach na wolność człowieka !!!
Miasto jest nasze a nie ich !!!

Już dzisiaj serwisy techniczne odmawiają przyjmowania zleceń z centrum Krakowa.

Strefa czystego absurdu do kosza !!!
To jest wykluczenie komunikacyjne społeczeństwa !!!
Zamach na wolność człowieka !!!
Miasto jest nasze a nie ich !!!

1.7.25 1:12:57 Odrzucić w całości, ponownie wchodzimy w modę z której na zachodzie się odchodzi ponieważ wykazano jej koszt ekonomiczny oraz jawną nieefektywność. Pozostawienie jednej placówki oraz  P+R w zasięgu ludności wykluczonej komunikacyjnie jest poniżej krytyki i dalszego komentarza. Wymagania te są z góry bezsensowne ponieważ zakładając podstawowy cel SCT jako zmniejszenie emisji - celuje się w przymusową wymianę lub dalej - wymuszenie porzucenia pojazdów 
pod groźbą kosztów, zamiast ustanowić cel na poziomie SPALANIA. Wg aktualnych założeń istnieje pełna zgoda dla osób które w imię mody i blichtru pragną wjeżdżać do centrum 
pickupami czy też innymi (zwłaszcza amerykańskimi) pojazdami o przeciętnym spalaniu 22l/100km bez sztywnego górnego limitu podczas gdy przekreśla się pojazdy o spalaniu 5-
6l/100km tylko ze względu na wiek.  Patologia rozumowania obejmuje również limuzyny/auta premium usportowione/gt które norm nie spełniają z oczywistych powodów technicznych 
(tj. pojemność, moc, osiągi). Ciągłe zaparcie ciała ustawodawczego powoduje jawne skierowanie opinii publicznej na dyskryminację finansową, celowe wykluczenie komunikacyjne i 
utrzymywanie ekologii (tj czystszego powietrza) wyłącznie w formie fikcyjnego celu. 

Zabójstwo dla turystyki, jawny atak podatkowy na ludność dojeżdżającą do pracy spoza gminy. Ludność będzie masowo tworzyć auta zabytkowe w celu ominięcia abstrakcyjnych działań władz.

1.7.25 1:18:28 Tak, należy ją zmodyfikować, SCT tylko w ścisłym centrum, którym jest stare miasto Samochody spalinowe norma euro2, diesel euro4 - tak jak w innych miastach europejskich Uważam że prawo powinno być takie samo dla każdego, więc uważam to za zły pomysł - 
jeżeli strefa ma powstać, powinna obowiązywać każdego kto wjeżdża w jej granice

Nie wiem, nie jestem przekonana, wykluczyło by to mniej zamożnych ludzi i pozwalało na wjazd praktycznie bez ograniczeń dla bogatych, a tak nie powinno być Tak jak wcześniej - strefa powinna obowiązywać każdego

1.7.25 1:27:29 W projekcie ustawy jest zapis - "Zgodnie z licznymi badaniami, ruch samochodowy jest jednym z głównych źródeł emisji
szkodliwych substancji (mówią o tym m.in. opracowania przygotowane na potrzeby Programu
Ochrony Powietrza dla Małopolski czy raport NIK. Transport drogowy jest przy tym
dominującym źródłem emisji tlenków azotu (NO2). Dane pokazują, że na głównych ulicach auta
odpowiadają za ponad 75 proc. wszystkich NO2." - obserwując jednak dane zanieczyszczenia powietrza w Krakowie, w trakcie trwania pandemii COVID można wysnuć wnioski, że za większość zanieczyszczeń w 
Krakowskiej niecce odpowiadają gminy ościenne. Kraków źle podchodzi do problemu smogu i zanieczyszczenia powietrza. Wygląda to jakby badania na podstawie, których oparty jest projekt SCT były 
wykonywane pod tezę, że cały smog powodowany jest przez samochody a nie np. przez kotły w gminach ościennych, w których, w kotłach bezklasowych spalane są śmieci. 

Każde miejsce związane z rozwojem miasta, przemysłem, edukacją oraz służbą zdrowia jest ważne. Wprowadzenie strefy z tak 
restrykcyjnymi ograniczeniami i na tak dużym obszarze doprowadzi do stagnacji miasta a także wykluczenia społecznego mniej 
zamożnych obywateli RP.

Standardy emisji określone w nowej wersji SCT uderzają zbyt mocno we właścicieli pojazdów z silnikami na olej napędowy. Podporą rozwoju miast są ludzie mniej zamożni, którzy najczęściej do pracy dojeżdżają z 
małych miejscowości ościennych dużych miast lub przenoszą się i wynajmują 
mieszkania. Czy wprowadzenie wyłączenia ma kategoryzować ludność mieszkającą w 
Krakowie jako lepszą? Czy pojazdy mieszkańców Krakowa w mniejszy sposób generują 
zanieczyszczenia niż pojazdy ludności przyjezdnej?

Oceniam to rozwiązanie negatywnie. Projekt ten pokazuje tylko, że nie chodzi o zanieczyszczenie powietrza i ochronę zdrowia mieszkańców. Chodzi jedynie o pieniądze z podatku dochodowego od 
osób fizycznych (wyłączenie dla mieszkańca) i zmuszenie obywateli RP niezamieszkujących Krakowa do dokładania się do budżetu miasta. 

1.7.25 1:28:38 Ścisłe centrum Krakowa, a najlepiej wogóle tę strefę odrzucić. Euro 1, rok produkcji co najmniej 1970. Tak, SCT powinno zostać odrzucone. Mam co do tego mieszane uczucia. Z jednej strony dobrze, że będzie istniała taka możliwość jeżeli SCT wejdzie w życie, z drugiej jest to okradanie kierowców z ich własnych oszczędności. Studenci
1.7.25 1:32:17 Tlenki azotu przedłużają życie mieszkańcom o 2 lata, wprowadzenie na całym obszarze miasta , przy wynagrodzeniach powojennych, tj. na poziomie robót publicznych spowoduje upadek usług szpitalnictwa 

itp. w mieście,  Obsługa starych i specjalnych aut wymaga zatrudnienia 245 osób w tym na 3 zmiany dla całego miasta + 5 pięter w biurowcu. No chyba że się walczy z obecnym prezydentem. No
Taka propozycja jest ***** warta i ma na celu jedynie generowanie zysków dla zaprzyjaźnionych firm wiedzących gdzie jest granica i 
wystawiająca mandaty. Obecnie mamy w Krakowie strefy ograniczonego wjazdu i postoju : A, B i C oraz 26+ stref płatnego parkowania 
oraz jeszcze 2 kategorie stref wjazdu o których wie tylko zpt. i 2ch pracowników Zdmk.  A Tlenki azotu przedłużają życie mieszkańcom 
o 2 lata, wprowadzenie na całym obszarze miasta , przy wynagrodzeniach powojennych, tj. na poziomie robót publicznych spowoduje 
upadek usług szpitalnictwa itp. w mieście,  Obsługa starych i specjalnych aut wymaga zatrudnienia 245 osób w tym na 3 zmiany dla 
całego miasta + 5 pięter w biurowcu. No chyba że się walczy z obecnym prezydentem. 

Było zero przez 1OO lat motoryzacji  to może być +1 ,. Można też przed tramwajem puścić biegacza z flagą , można. A w Rzymie był Neron , też rudy z brakami Zwykły skok na kasę i na stanowisko prezydenta Zwykły skok na kasę i na stanowisko prezydenta Zwykły skok na kasę i na stanowisko prezydenta

1.7.25 1:41:36 Krakowska Strefa Wykluczenia Transportowego niech obejmuje jedynie ulice wokół Urzędu Miejskiego i ulicę przy której mieszka prezydent miasta. Krakowska Strefa Wykluczenia Transportowego niech nie obejmuje ulic poza ulicami wokół Urzędu Miejskiego i ulicę przy której 
mieszka prezydent miasta.

Euro 0. Stop stylizacje wykluczeniu transportowego jednych ludzi. 9999 lat, nie tylko dla mieszkańców Jako wykluczające ludzi biednych. Stop ekoterroryzmowi

1.7.25 1:42:35 Należy usunąć SCT. Należy usunąć SCT. Należy usunąć SCT. Należy usunąć SCT. Należy usunąć SCT. Należy usunąć SCT.
1.7.25 1:50:20 Mieszkam pod Krakowem pracuje w Krakowie okolice Bonarki mam auto disla 2006r. Jeszcze go nie spłaciłam a już musiałabym wymienić na co mnie niestać zaś bez auta nie mogę zostać 

bo doglądam babci i zabieram na zakupy np. do galerii to ograniczenie zabierze nam wolność i niezależność. Ograniczenie zastosowałabym do ścisłego centrum gdzie już można się dostać 
pociągiem czy autobusem ale nie cały Kraków. Taką samą sytuację mają osoby odbierające dzieci że szkoły czy przedszkola.

Nie tylko dla mieszkańców Krakowa ale okolicznych miast i wsi które są pod warunkiem 
pracy w krakowie.

Osoby pracujące w Krakowie często opłacają miejsca parkingowe pod pracami lub w okolicy a teraz jeszcze następna opłata. Nie starczy pasji na opłaty. A nie dotknie tylko tych których stać i na 
nowe auto. Oczywiście uderzy w uboższych liczących się z każdym groszem.

1.7.25 1:54:05 Zamordyzm Zamordyzm Zamordyzm Zamordyzm Zamordyzm Zamordyzm
1.7.25 1:59:05 tak tak
1.7.25 2:00:30 Granicą strefy czystego transportu powinny być granice plant wokół rynku głównego czyli ring. Strefa powinna być wprowadzona tylko wokół ścisłego rynku i plant a nie na terenie całego miasta. Kraków to nie tylko szpitale w Prokocimiu czy Górka Narodowa. Strefa nie może obejmować całego miasta. Park and Ride powinny 

znaleźć się na Łagiewnikach, na Podgórzu i na Kazimierzu.
Wymagania strefy dyskryminują zbyt mocno kierowców diesli np jeżdżący samochodami Toyota Avensis czy Opel Vectra C z takimi silnikami. Standard emisji w przypadku diesli powinien 
być poniżej normy Euro 4 a rok produkcji poniżej 2004. Strefa dyskryminuje osoby ubogie i nie wprowadzi poprawy powietrza.

Tak, rozwiązanie powinno zostać zmienione na 10 lat i powinno obejmować nie tylko 
mieszkańców Krakowa (bo niczym się nie różnią od innych ludzi ) ale także osoby spoza 
miasta.

To bardzo dobre rozwiązanie, ale opłata nie może być za wysoka i powinno się jasno ustalić na co pójdą te pieniądze oraz kto i jak będzie ta opłatę pobierał aby była jasność. Uważam że do listy wyjątków czyli do pojazdów specjalnych winny być brane pod uwagę dochody poszczególnych kierowców i jeśli ktoś 
zarabia np do 4500zl netto miesięcznie mógłby wjeżdżać do strefy. Ogólnie wymiana samochodów powinna dotyczyc tylko najbogatszych 
a nie ludzi zarabiających mniej. Musimy brać pod uwagę status finansowy i mieszkańców i osób spoza miasta.

1.7.25 2:08:35 Żadnych granic. Zlikwidować SCT! Żadnych norm. Żadnych wymogów SCT! Żadnych opłat oraz ograniczeń. Żadnych ograniczeń lub restrykcji dla grup.
1.7.25 2:31:22
1.7.25 2:38:07 Uwazam ze hej granice sa zbyt szerokie powinna byc dostosowana do komunikacji miejskiej. Dojezdzamy nawet starszym samochodem i pozniej przesiadamy sie na normalna komunikacje, a nie parkowanie 

samochodu w Skawinie i dopiero dojazd do centrum.
Tak ale co np z Park amd Ride na Czerwonych Maków i innych okolicach? Tutaj badania techniczne powinny wsazywac jakie samochody moga wjezdzac stan techniczny niektirych nowych jest tak fatalny ze z pewnoscia srarsze moga wypadac lepiej. Co najmniej piec lat albo i wiecej, kupujac tu mieszkanie zawarlem pewna umowe z 

miastem i powinna byc ona przestrzegana.
Jest ok choc promuje ludzi majetnych, ktorych stac na nowsze samochody. Np. Rodzinny z malymi dziecmi.

1.7.25 2:38:15 Strefa powinna obejmować tylko i wyłącznie ścisłe centrum Krakowa do 2 obwodnicy Krakowa. Kraków powinien dopłacać do zakupu "nowego" auta które spełnia wymogi euro po 2030 roku w wysokości 40-
50% Jeżeli strefa miała by obowiązywać cały Kraków do granic administracyjnych.

Dojazd do dworca PKP oraz autobusowego. Wjazd do strefy dla diesli od normy euro 4. Motocykle powinny mieć pozwolenie na wjazd do strefy bez względu na normę euro. 5 lat jest wystarczający. A pojazdy z gmin ościennych powinny być objętem nie 
spełniające norm od 2025 roku

Proponowane są zbyt duże stawki za wjazd. Pojazd zabytkowy często posiada normę euro 0  więc sami sobie odpowiedzcie na to pytanie.

1.7.25 2:45:26 Brak SCT. Całe miasto. Są absurdalne - nie można dyskryminować osób ze względu na pojazd jaki posiadają. Samochód uzyskał homologację, więc powinien mieć prawo do poruszania się po drogach w całej 
Polsce. Kraków nie jest tu wyjątkiem.

Wyłączenie powinno obejmować wszystkich kierowców przez nieograniczoną ilość czasu. Wyrażam sprzeciw - kierowcy nie mogą być dyskryminowani ze względu na posiadane auto. Wszyscy kierowcy.

1.7.25 3:00:47 Od 1 stycznia 2026 roku, wewnątrz: 1 obwodnicy - euro 6, 2 obwodnicy - euro 6, 3 obwodnicy - euro 5, 4 obwodnicy i dalej - euro 4. Powyższe niezależnie od rodzaju paliwa. Powinno to dotyczyć wszystkich 
pojazdów, w tym: samochodów, busów, autobusów, motocykli itp. Jeśli nie spełnia normy opłata w wysokości połowy minimalnego wynagrodzenia/rok, przeznaczona na budowę lub rozbudowę parkingów 
P&R. Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni z powyższego do 1 stycznia 2031 roku. Od tej daty samochody niespełniające normy opłata 1/10 minimalnego wynagrodzrnia/za rok, przeznaczona na 
budowę lub rozbudowę parkingów P&R. 

Tylko dojazdy najkrótszą trasą do parkingów Park and Ride powinny być dopuszczone bezpłatnie dla pojazdów z normą minimum 
euro 4. Jeśli pojazd ma normę nie niższą niż euro 4 również do szpitali i urzędów. 

Zgodnie z ankietą w ww. pkt 1 i 2. Maksymalnie ograniczenie do normy euro 6. Powyżej małe/nieproporcjonalne korzyści. Minimum norma euro 4. Chyba, że po wykupieniu winiety to 
wszystkie, sprawne technicznie, mogą wjechać. 

Jest ok. Reszta jak wyżej i niżej. Tylko opłata roczna w wysokości uzależnionej od najniższego wynagrodzenia - winieta. Jak wyżej i niżej. Inaczej tylko dojazd do P&R i urzędów oraz szpitali, gdy minimum euro 4, bez opłat (po 
pobraniu zaświadczenia, o załatwianiu sprawy/realizowaniu usługi, w miejscu docelowym, na dany dzień). 

Zwolnienie z SCT na 5 lat, bezwarunkowe, tylko dla mieszkańców Krakowa. Inne zwolnienia bezpłatne nie powinny występować. Jednakże 
możliwość wjazdu do miasta powinny mieć wszystkie pojazdy niespełniające norm, jeśli wykupią winietę roczną (z przeznaczeniem tych 
dochodów TYLKO na budowę lub rozbudowę parkingów Park and Ride oraz 10% z opłaty na obsługę i weryfikację uprawnień) - szczegóły jak 
wyżej. Jeśli pojazd ma silnik hybrydowy (paliwo-prąd) to 15% rabatu na ww. winiety. Autobusy i busy winiety x3, motocykle 50% ceny. 
Karta Krakowska 25% rabatu. 

1.7.25 3:00:50 Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT
1.7.25 3:05:42 2 obwodnica Strefa powinna ograniczać do 2 obwodnicy Auta z data produkcji sprzed wprowadzenia normy tez niejednokrotnie je spełniają. Nikt tego nie bierze pod uwagę. Stacje skp powinny mieć możliwość wydawania zaświadczenia czy 

auto spelnia wymagania czy nie.  Choc tak naprawdę to każde z aut było fabrycznie testowane i dane dot. Produktów spalania są zwykle znane. Problem w tym, że producent do czasu 
wypuszczenia nowego modelu nawet z tym samym silnikiem nie ma potrzeby przechodzić testu ponownie.

Tak. To zbyt krótki okres. Zresztą i tak samochody elektryczne to przejsciowa ekologiczna 
fanaberia. Technogicznie te pojazdy mają wciąż daleko do pojazdów spalinowych w 
kwestii zasięgu a przez to ich użyteczności. Do czasu opracowania "tankowania" czegoś 
co można magazynować (bo z en. El. Jest wciąż problem) rewolucji nie będzie. 

Źle. To w sposób rodzajowy odbiega od idei.
Jest to nic innego jak podatek nakładany na klasę niższą studentów i aspirujących do klasy średniej.
Zamozni zmienią auta wcześniej i choć przyjadą nowym z silnikiem v6 to i tak pewnie ich to nie zaboli. 

Poczekajcie jak sie wam akademiki wyczyszczą.

1.7.25 3:11:39 Strefa powinna być możliwe szeroka, nie można dyskryminować mieszkańców obrzeży narażajac ich na szkodliwe spaliny. Nie powinno być wyjatków, szczególnie w okolicach szpitali czyste powietrze jest kluczowe. Proponowane standardy są zbyt poblażliwe, dotyczą tylko skrajnych przypadków. Powinny być zaostrzone. 5 lat to zdecydowanie zbyt długi okres. Proszę pomyslec o chorobach i związanych z nimi 
kosztach spowodowanych przez takie wyłączenie.

Opłata musiałaby być bardzo wysoka, ale nie jest to najlepsze rowiazanie. Zdrowie mieszkańców jest najważniejsze.

1.7.25 3:32:31 Brak strefy Wszystkie miejsca Brak strefy. Jej wprowadzenie znacznie ograniczy wpływ z turystyki Brak strefy. Jej wprowadzenie znacznie ograniczy wpływ z turystyki skok na kasę, rozbój w biały dzień, itp, itd motocykle
1.7.25 3:43:38 Wszystko można zrozumieć ale ścigać obywateli  i zmuszać do kupowania nowych aut to lekkie  przegięcie tym bardziej ze takie pojazdy jak śmieciarki czy auta ciężarowe działające w  zaopatrzeniu sklepów tez 

powinny mieć zakaz wjazdu bo takie auta dużo bardziej zanieczyszczają powietrze w Krakowie jak auta osobowe.
Każdy ma prawo poruszania się po mieście swoim pojazdem, żyjemy w wolnym "chyba" kraju. Auto sprawne nie zanieczyszcza bardziej jak pojazdy mpk i mpo płace podatki dlaczego mam płacić jeszcze dodatkowo Zabytkowe auta nie smrodzą? przecież jedno drugiemu przeczy. Weźcie się do roboty

1.7.25 3:44:03
1.7.25 4:16:29 Diesel euro 4 rok 2010 Dla wszystkich kierowciw 100 zł za rok
1.7.25 4:16:45 Ścisłe centrum Obwodnica , rybitwy ,borek falecki , prokocim wszystkie parkingi park ride Euro 3 jest wystarczające A jak któregoś emeryta na to nie stać? To nie ekologia to biznes Wszystkie firmy z np rybitw i ich pracownicy chyba że nie zależy nikomu z władz na podatkach
1.7.25 4:18:06 Wyłącznie centrum Krakowa. Obszar zawarty wewnątrz drugiej obwodnicy (aleje, rondo mogilskie, Dietla) Dojazd taki powinien być zapewniony so każdego punktu w którym można załatwić sprawy urzędowe. W przeciwnym wypadku jest to 

blokowanie dostepu
Nie mam zdania. Okres wyłączenia jest zbyt niski. Powinny być tutaj zawarte również auta z województwa 

małopolskiego - dojeżdżające do pracy
Trudne do zweryfikowania na obszarze całego miasta. Być może elektroniczna kontrola byłaby lepsza Strefa dotyczy albo wszystkich albo nikogo. Wyłączenia dla pojazdów historycznych i zabytkowych to jakaś bzdura

1.7.25 4:24:11 zmuszanie kupna do melexów zakorkowanie jeszcze bardziej krakowa to jest absurd  gdzie rycykling akumulatorów stop głupocie to szkoda na absurdy kasy strefa dla ograniczenia głupoty dla radnych
1.7.25 4:33:53 Strefy powinno wogóle nie być. Uważam że powinna byc zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jesli samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie wolno go 

dyskryminować poprzez zabranianie poruszania sie po drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne.
Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrownym samochodem. Sprawny i zarejestrowny samochód powinien móc sie poruszać po wszystkich drogach publicznych. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego. SCT jest bezprawnym oszustwem. Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jaka kolwiek inna forma dyskryminacji.

1.7.25 4:36:29 Brak strefy. Do śmierci obecnego mieszkańca. Wyzysk na najbiedniejszych, których nie stać na zmianę samochodu. Zagłosuje na kogokolwiek innego w kolejnych wyborach jeśli SCT ostanie to uchwalone, jednoczesnie aktywnie namawiając na to moich 
znajomych. 

1.7.25 4:43:46 Całe miasto to zbyt duży i ogólny obszar. Nie wyobrażam sobie, żeby turyści (szczególnie z zagranicy) jeździli z mapka i szukali drogi, którymi mogą się poruszać po strefie. Dojazd do P+R w innych lokalizacjach jest potrzebny! Zbyt duża łagodnosc dla pojazdów benzynowych po 2030 roku.. Należy ją zaostrzyć. Każdy powinien być traktowany zgodnie z Konstytucją RP na równi, więc nie powinno 
być takiego warunku. 

Bezsensu, dążymy do obniżenia smogu w mieście, a pozwalamy wjeżdżać do miasta. To jest jakaś magiczna sztuczka Harrego Poterra, że gdy zapłacisz dukaty złote to przestajesz smrodzic nagle?! 
ABSURD, każdy samochód powinien być traktowany na równi - albo wszyscy wjeżdżają, albo nikt nie wjeżdża kto nie spełnia warunków! 

Pojazdy zabytkowe jak najbardziej należy zwolnić z opłat oraz wymogów strefy. 

1.7.25 4:47:30 Ze strefy powinny być wyłączone drogi dojazdowe do miasta co najmniej do najbliższej pętli tramwajowej lub P+R. Najlepiej jednak ograniczyć ją do 1 maksymalnie 2 obwodnicy. Powinny być dostępne przy każdym wjeździe do miasta co najmniej pętla tramwajowa lub P+R. Stosowanie standardów emisji Euro powoduje wykluczenie pojazdów o niskim zużycia paliwa i niewysokiej emisji spalin, tylko dlatego, że zostały wprowadzone do użytku przed wejściem 
danej normy. Pojazdy nowsze z dużym zużyciem paliwa i wysoką emisją, mogą wjeżdżać. Efektem jest dyskryminacja ze względu na zamożność. Wówczas SCT staje się strefą wykluczenia 
biedy. Wjazd powinien być uzależniony np. od pojemności silnika, współczynnika oporu aerodynamicznego Cx pojazdu. Bardziej należy skupić się na kontrolowaniu czy dany pojazd jest 
sprawny technicznie i spełnia normę Euro, do której był homologowany.

Wyłącznie powinno obejmować wszystkie zakupione pojazdy przed wejściem w życie 
strefy. Natomiast cały projekt SCT ma błędne założenia, więc komentowanie konkretnych 
wyłączneń mija się z celem, gdyż należy zmienić podstawowe wymagania wjazdu do 
strefy.

Opłata za wjazd przy obecnych założeniach strefy powoduje jeszcze większe wykluczenie ze względu na zamożność. Jeżeli zostałyby zmienione wymagania strefy na opisane wyżej, można byłoby 
wprowadzić opłaty za wjazd, jednak w wysokości mniejszej niż 500zł za miesiąc. Maksymalnej 200zł/miesiąc.

Nie mam zastrzeżeń do listy wyjątków.

1.7.25 4:50:47 Moim zdaniem nie powinna ona obejmować również głośnych ulic w Krakowie. Moim zdaniem powinny być dostępne również zabytki - choćby Wawel. Moim zdaniem, jako wegetarianki z pobudek ekologicznych standardy emisji Euro dla diesla nie powinny być tak drastyczne. Chciałabym zaznaczyć, że obecnie w każdym paliwie jakie 
nabywamy jest określony procent biopaliwa. Nie rozumiem dlaczego Państwo sukcesywnie nie może dążyć do zwiększania tego procentu i woli ograniczać możliwość poruszania się po 
Krakowie autem. 

Oczywiście, że powinno być zmienione. Z jakiej racji gorzej traktuje się osoby z okolic 
Krakowa? To jawna dyskryminacja będąca czymś niestosownym. Jeżeli wprowadzać już 
restrykcję to dla wszystkich. Gdybym zamieszkała obok Krakowa bo lubię ciszę a rynek 
pracowniczy zmusiłby mnie do pracy w Krakowie to z jakiej racji mam być objęta 
restrykcjami od razu, a nie za 5 lat jak krakowiacy? Dlaczego krakowiacy zasługują na 5 
lat dostosowania się do nowych norm a inni nie?

Jest to naciąganie obywateli na dodatkowe i tak wysokie już opłaty za sam postój. Jest to zwyczajne pazerstwo na obywatelach w świecie politycznym gdzie to nawet politycy nie zawsze ponoszą 
odpowiedzialność za dysponowanie budżetem i niewłaściwe decyzje. 

Brak uwag

1.7.25 4:58:43 Powinna zostać zlikwidowana Wszystkie miejsca w Krakowie powinny byc dostępne dla kazdego obywatela. Uważam że wszyscy powinni byc traktowani równo bez względu na mijsce zamieszkania. Uwarzam ze to niesparwiedliwe. Wszyscy obywatele rp powinni móc wjechać do Krakowa  zawsze
1.7.25 5:04:23 GRANICA STREFY PLANTY PRĄDNIK CZERWONY EURO 4 NIE ŻADNYCH OPŁAT DOCHÓD
1.7.25 5:07:37 ograniczenie SCT do strefy A platnego parkowania wszystkie szpitale w strefie A Euro 3 10 lat
1.7.25 5:13:39 Należy ją zmodyfikować dla samochodów wyprodukowanych przed 2000 rokiem. Obszar jest stanowczo za mały. Samochody przed 2000 rokiem. Za krótki okres. Symboliczne miesięcznej, ograniczy to ruch turystów. Pojazdy rodzin opiekujacych się rodzicami z niepełnosprawnością 
1.7.25 5:14:46 Nie każdego stać na auto z 2014 roku, bez przesady, ludzie pracują w Krakowie, ich dzieci chodzą tam do szkoły, wprowadzanie aż takich restrykcji spowoduje większe bezrobocie. Wszystko jest ważne! Każde miejsce! Samoloty prywatne latają co chwilę z przykładowo Krakowa do Warszawy tam i z powrotem. 

Wtedy nie ma problemu?
Dla wszystkich osób mieszkających w Małopolsce! Przecież nie każdego stać na wymianę 
samochodu!

1.7.25 5:14:56 to idiotyczna propozycja Cały Kraków Nie dla SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT
1.7.25 5:14:58
1.7.25 5:25:15 Dojazd do wszystkich park and ride, także tych jeszcze nie istniejących ( przykład brak parkingu w okolicach Zakopianki) Dobry pomysł, jednak co się stanie po 2028?

Opłata dalej powinna obowiązywać,

A sct, jeśli stan powietrza się poprawi powinna ulec liberalizacji 
1.7.25 5:30:08 Należy jej nie wprowadzać, w ostateczności założyć jedynie na ściśle centrum. Sam rynek główny Każde miejsce powinno być równo dostępne Każdy przechodzący przegląd w stacji diagnostycznej pojazdy powinien mieć możliwość poruszania się po mieście Nie powinni być strefy dla mieszkańców jak mają wjeżdżać i wjeżdżać z miasta. To pokazuje co jest ważne w SCT ekologia czy ekonomia Strefa  nie powinna być na tak dużym obszarze. Bezpieczeństwo powinny dawać rzetelne przeglądy a nie stan portfela użytkownika auta. 

Często w  lepszym stanie sa te stare diesle niż nowe auta



1.7.25 5:30:40 uważam że nie powinno byc w ogóle strefy sct. uważam że nie powinno byc w ogóle strefy sct uważam że nie powinno byc w ogóle strefy sct uważam że nie powinno byc w ogóle strefy sct uważam że nie powinno byc w ogóle strefy sct uważam że nie powinno byc w ogóle strefy sct. nalezy walczyć z niska emisja z okolicznych wsi a nie z autami.
1.7.25 5:39:12 Odrzucić pomysł wprowadzenie SCT, gdyż prowadzi do podziału społeczeństwa na biednych, których nie stać na nowe auta i na bogatych którzy są poza logiką SCT Stare auta mimo niskiej emisji i znikomego spalania nie spełniają wyższych norm Euro, ponieważ gdy powstawały nie było wyższych norm 

Rok produkcji tym bardziej jest bez sensu, młodszy 3l diesel jednej marki jednego modelu spełnia wymagania starszy diesel 1.8 już nie 
Nie dla jakiegokolwiek przymusu zmian, conajwyzej 5 lat zachęcania do zmiany auta na 
nowsze, programy dotacji itd 

Oczywiście, po uiszczeniu opłaty nagłe emisję będzie spełniać XD Każdy kogo nie stać na wymianę auta bądź nie chce tego robić z powodu np sentymentu lub taniości eksploatacji niskiego zużycia paliwa

1.7.25 5:45:20 Należy możliwie mocno wydłużyć czas wprowadzania tego przepisu Dyskryminowanie osób ze względu na miejsce zamieszkania jest niezgodne z 
konstytucją! Podobna sytuacja miała miejsce ze wstępem na teren Zakrzówka. Uważam 
cały pomysł za idiotyczny. 

Rozwiązanie jest beznadziejne. Dyskryminuje osoby mieszkające w innym miejscu co jawnie łamie zapisy polskiej konstytucji. Autor takiego prawa powinien zostać postawiony przed Trybunał Stanu 
jeśli mu podlega, a jeśli nie to powinien zostać dyscyplinarnie ukarany. 

Dyskryminacja kogoś kto mieszka poza Krakowem jest niezgodna z konstytucją. 

1.7.25 6:00:55 Należy ją zdecydowanie zmodyfikować. Wszystkie zmiany opisałem w poniższych punktach. Nie powinno się tworzyć granic, ponieważ to dzieli społeczeństwo na bogatych i biednych jeszcze bardziej. Moja propozycja jest taka, że do SCT może wjechać każdy dowolnym samochodem, chyba że jego samochód nie spełnia norm wbitych w dowód rejestracyjny o czym świadczyłoby 
pozytywne lub negatywne badanie na SKP.

Nie 5 lat wyłączenia a po prostu nie wdrażanie SCT będzie najlepszym rozwiązaniem. Nikt 
go nie popiera poza politykami i bogaczami.

Zbieranie haraczu od najbiedniejszych. Nie stać Cię na 5-cio litrowego suv'a, a masz powiedzmy Vw Polo z 2000 roku to i tak możesz wjechać, pod warunkiem, że nam zapłacisz. Bez sensu. Jeszcze 
bardziej wyklucza ludzi i tworzy podziały a biedni będą jeszcze biedniejsi. 

Kolejne wykluczenia. SCT nie powinna w ogóle powstać bo to nie samochody są głównym problemem jakości powietrza. W Warszawie SCT 
działa i nie przynosi żadnych efektów a politycy wymigują się komentarzami, że na efekty trzeba poczekać. Jakość powietrza może się 
zmienić na złe lub dobre z dnia na dzień ale na efekty strefy trzeba będzie poczekać mimo, że nie wjeżdżają tam samochody wyłączone

1.7.25 6:01:52 Obwodnica nr2 Sporo ludzi dojwzdza spoza Krakowa do pracy, do stref przemysliwych w miescie, gdzie jest duzo zakladow peacy. Moze pozostac. Ok
1.7.25 6:02:21 Strefa jest zbyt rygorystyczna, eliminuje sprawne i ekologiczne pojazdy z normą Euro 5, które używane są np. przez zewnętrznych przedsiębiorców z dalszych rejonów kraju, którzy wspomagają rozwój miasta. 

Należy znacznie wydłużyć okres eksploatacji w strefie samochodów ~2010+. Mają one znikomy wpływ na poziom zanieczyszczeń, zaś wprowadzone normy znacznie podniosą ceny usług.
Dla osób przyjeżdżających z dziećmi lub sprzętem, takie lokalizacje nie pozwalają na normalny dojazd komunikacją miejską. Są absurdalnie rygorystyczne, eliminując ogromną część turystów z Polski i Europy. Norma euro 5 dla pojazdów 2010+ powinna zostać utrzymana na poziomie do 2035 roku. Lżejsze normy dla wszystkich. Obostrzenia spowodują ogromne nierówności społeczne 

dla osób poruszających się starszymi pojazdami, a także turystów którzy podróżują 
pobliską autostradą.

Jest to kolejny element biurokracji, powodujący niepotrzebne zamieszanie. Jeśli kogoś nie stać na nowszy samochód, to opłata zmniejsza możliwość wymiany tego pojazdu. Opłaty pogłębia 
nierówności społeczne dla osób zamieszkujących biedniejsze obszary Małopolski.

Jakiekolwiek wyjątki powodują absurdalna biurokrację i pogłębiają nierówności społeczne. Należy się skupić na eliminacji bardzo starych 
pojazdów, które nie powinny poruszać się po drogach ze względu na stan techniczny. 

1.7.25 6:07:10 Nie ma być żadnej strefy. Uważam, że powinno się wprowadzić dookoła UM i na ulicy przy której mieszka prezydent. Nie powinno być żadnych wymagań. Ta, conajmniej 200 lat. Beznadziejny pomysł, zlodziejski. Wszyscy Polacy poza urzędnikami.
1.7.25 6:09:23 Samochody z LPG powinny być zwolnione Samochody z LPG powinny być zwolnione Samochody z LPG powinny być zwolnione I jak opłata wpłynie na poprawę powietrza, zwykłe dojenia biednych. Mam dość SCT LPG to czyste paliwo
1.7.25 6:13:24 Nie wprowadzać SCT Chce dojechać do centrum swoim autem Od 1990r Niech wjeżdżają bez ograniczeń Źle, wjazd bez wpłat Każdy powinien mieć dostęp samochodem do centrum
1.7.25 6:23:06 W obrębie budynków mieszkalnych Prezydenta Krakowa SCT to zły pomysł Eurokomuna Znieść SCT całkowicie Opłata jednak zmniejsza emisję co2 i jest okej???
1.7.25 6:23:57 Wjazd do starego miasta powinien być.

Nie cały Kraków 
Minimum Euro 4 lub rocznik 15 lat w tył Tak. Ale mniejsza kwota.

Np abonament na 250 zł bo dużo kierowców mieszka po za granicami a pracuje w centrum miasta 
1.7.25 6:23:58 SCT powinna obowiązywać tylko w obrębie plant. SCT wyklucza mniej zamożnych mieszkańców SCT nie powinien dotyczyć mieszkańców Krakowa Standard emisji powinien być wyznacznikiem , sam bez rocznika pojazdu. SCT nie powinien dotyczyć mieszkańców Krakowa To rozwiązanie pokazuje hipokryzje urzędników. Jeśli zapłacisz to możesz jeździć i zanieczyszczać powietrze. Chodzi tylko o kasę a nie o powietrze i zdrowie mieszkańców. Pojazdy zabytkowe, historyczne powinny mieć nielimitowany wjazd do SCT. A co z pojazdami które już wjechały do SCT przed jej 

wprowadzeniem?
1.7.25 6:26:37 Nie wolno jej wprowadzić. proponuję wyłączenie ze strefy całego krakowa. robienie z ludzi debili i niewolników. Jeśli tak to jak zobaczę u nas auto na krakowskich tablicach to może nie być mile 

widzianym gościem w mojej okolicy.
kretyński pomysł próba wyłudzenia więcej kasy od przyjezdnych. dzielenie społeczeństwa na lepszych i gorszych. Mam nadzieję że niedługo będzie wojna i zrobi się porządek z takimi zarządcami w 

pierwszej kolejności.
1.7.25 6:31:44 ECT do likwidacji! Ale zrypane pomysły macie. Jeżcze nikt od spalin z rury wydechowej nie zginął! Proponuję odejście. To rozwiązanie generuje problemy. SCT do kosza. Ta ankieta generuje CO2. Zakazać ankiet!
1.7.25 6:32:18
1.7.25 6:32:54 Zakazy wjazdów powinny być zastąpione zachętami do korzystania z transportu publicznego. Każde miejsce publicznie dostępne powinno być dostępne każdym autem. Każde auto powinno mieć prawo dojechać do każdego publicznego miejsca ale powinna duża promocja i optymalizacje transportu publicznego. Nie powinny istnieć zakazy wjazdów dla aut. Każde auto powinno mieć prawo wjechać 

do Krakowa. Powinny istnieć w dużych ilościach P+R i zachęcać kierowców do używania 
transportu publicznego. 

Koszty weryfikacje i windykacje będą nie proporcjonalne do tego bardzo złego pomysłu. Zdecydowanie lepiej jest przeznaczać pieniądze na transport publiczny, lepszą infrastrukturę dla rowerów 
oraz dofinansowania nowszych samochodów. 

Do tej grupy powinni zostać włączeni wszyscy mieszkańcy naszego kraju. 

1.7.25 6:33:05 Tylko stare miasto Dla mieszkańców i reszty Bezsensu powinno być kilka dni w roku za darmo dla każdego Na przykładnie Niemiec widać że SCT nic nie dały jeśli chodzi o jakość powietrza więc po co je wprowadzać ? 
1.7.25 6:37:54 Zadnej strefy Co z wielkimi silnikami? Bogaci w wielkich SUVach nie smrodza? Ludzie spoza Krakowa tez maja prawo wjezdzac do miasta i nie robia tego starymi 

samochodami bo takie maja widzimisie tylko takimi na jakie ich stac!
Podatek od biedy? Czy Was tam juz calkiem ************?

1.7.25 6:38:27 ograniczyć strefę do II obwodnicy nie powinno być takiego wyjątku
1.7.25 6:39:54
1.7.25 6:40:26 Tak. Powinna być wokół mieszkania prezydenta. Norma euro a realna emisja spalin nie są zawsze dobrze powiazame. Niektórzy na pewno nie dokonaja wymiany przez 5 lat swojego auta. Jest to wykluczenie 

dla takich osób 
Czyli ***** klimat ale zabierzmy ludziom pieniądze bo są biedni i nie stać ich na samochód z odpowiednią norma. Himalaje absurdu. 

1.7.25 6:44:08 Powinna objąć tylko centrum Krakowa Powinny być to wszystkie szpitale Samochody starsze ale z mniejszym silnikiem spalinowym mają mniejszą emisję spalin niż nowe ale z dużym silnikiem np. Hemi Powinno być to conajmniej 8 lat, te starsze samochody mają ludzie starsi a ich nie stać 
na zmianę 

Za duża opłata 

1.7.25 6:49:56 Zredukować obszar do zera. KAŻDE miejsce powinno być dostępne DLA KAŻDEGO. Kompletna bzdura, idiotyzm. Brak limitów dla wszystkich. I na co zostanie przeznaczona ta opłata? Powinno być za darmo dla wszystkich, bez limitów. Obywatele Polski powinni być uwzględnieni.
1.7.25 6:50:46 Strefy powinno w ogóle nie być. Uważam że powinna być zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jeśli samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie wolno go 

dyskryminować poprzez zabranianie poruszania sie po drogach publicznych lub dozwolone za opłatami. Uważam że jest to działanie bezprawne.
Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym samochodem. Sprawny i zarejestrowany samochód powinien móc się poruszać po wszystkich drogach publicznych. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego. SCT jest bezprawnym oszustwem. Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jakakolwiek inna forma dyskryminacji.

1.7.25 6:51:12 wewnątrz III obwodnicy benzyna euro3, diesel euro5 czy samochody mieszkańców Krakowa spełniające określoną normę są bardziej 
szkodliwe niż takie same same pojazdy np mieszkańców Mogilan ?

nie popieram wyłączenia dla mieszkańców nie popieram wyłączenia dla mieszkańców. ewentualnie należy wprowadzić wyłączenie dla osób pracujących w Krakowie

1.7.25 6:51:24 Mieszkam w gminie Michałowice i codziennie dojeżdżam autem do pracy do Krakowa do kombinatu i moim zdaniem opłata która ma być za wjazd to błod. Dlaczego ja mam płacić a mieszkańcy Krakowa nie! 
Dyskryminacja społeczna to jest. Ja nie mam wpływu na to gdzie mieszkam.

Moim zdaniem powinni też być objęci wymogiem sct w ten sposób dyskryminujecie nas 
z gmin Michałowice , zielonki której są najbliżej Krakowa a mieszkańcy Krakowa jadą do 
naszych gmin bez żadnych ograniczeń.

1.7.25 6:53:06 Kilka stref - Analogicznie do stref parkingowych. Główne szlaki komunikacyjne jak np. przejazd ul. Opolską, Wadowicką, czy Zakopiańską należy umożliwić wszystkim. Jak ma się wpuszczenie do strefy nowego diesla o pojemości 5,0 który spali kilkanaście litrów ropy do nie wpuszczenia "starego" VW który spali 4l/100km? Rozwiązanie takie należy zastosować dla mieszkańców całego województwa. Większe 
restrykcje powinny dotknąć przede wszystkim aut nowo rejestrowanych. 

Strefa powinna być zróżnicowana tak jak jest ze strefą parkingową, obszary te powinny się pokrywać i cena za wjazd powinna być inna w każdej z nich. Wyjątki powinny dotyczyć mieszkańców całego województwa. 

1.7.25 6:53:27
1.7.25 6:53:36 obszar  rynku i plant bez sensu wystarczy euro 3 w konstytucji wszyscy są równi wobec prawa  w Brukselii na ulicy najstarsze auto jakie widziałem w tamtym roku we wrześniu to była Łada 2105 ekologia to nie wymiana aut co 5 lat ale utrzymonie ich w dobrym stanie technicznym dużo wiekowych aut jeżdzi w niemczech osobiście 

widziałem stare fiesty mercedesy w 123
1.7.25 6:54:09 Uważam, że trzeba ją usunąć a nie zmodyfikować.

W najgorszym wypadku powinna obowiazywać maksymalnie wewnątrz pierwszej obwodnicy Krakowa.
Obywatele nie powinni być ograniczani do kilku miejsc. Według konstytucji RP każdy obywatel ma prawo do nieograniczonego 
przemieszczania się na terytorium kraju.
Ustawa jest bezprawna i każde miejsce w krakowie oprócz co najwyżej ścisłego centrum (wewnątrz pierwszej obwodnicy miasta) 
powinno być dostępne dla obywateli, których nie koniecznie stać na nowy samochód.

Nie rozumiem dlaczego ludzie mają być kategoryzowani na tych których stać na wjazd do miasta i na tych których nie stać. Sam jeżdżę samochodem spełniającym najnowsze normy emisji 
Co2 ale zdecydowanie sprzeciwiam się kategoryzowaniu mieszkańców na lepszych i gorszych.

Okres przejściowy to tylko wymówka. NIE DLA SCT! Kolejny pomysł urzędników na zdzieranie pieniędzy z obywateli. SCT w ogóle nie powinno istnieć. Uważam, że każdy mieszkaniec Krakowa powinien  na nieograniczony czas być wyłączony z zapisów ustawy o czystym transporcie.

1.7.25 6:54:55 SCT powinna obowiązywać tylko na terenie Rynku Głównego  Pod warunkiem, że wysokość opłaty nie będzie wygórowana, popieram wprowadzenie opłaty dopuszczającej do wjazdu do SCT pojazdów, które nie mogłyby wjechać do tej strefy ze względu na 
wielkość emisji.  

Ze względów historyczno-patriotycznych spod zakazu wjazdu do Strefy przez pięć lat powinny być  zwolnione pojazdy wyprodukowane w 
Polsce.

1.7.25 6:55:43 NIE dla SCT, do spadku jakosci powietrza w duzej mierze przyczyniaja sie ograniczenia predkosci, postuluję zwiększenie prędkości na obszarze miasta z 50km/h do 60km/h aby walczyć z zanieczyszczeniem 
powietrza.

patrz pkt 1 i nie ma problemu, przypominam że SCT to ograniczenie poruszania się środkiem transportu który prawnie został 
dopuszczony do ruchu tj. spełnia normy emisji obowiązujące w momencie jego produkcji, posiada ubezpieczenie oraz ważne badania 
techniczne, czyli jest SPRAWNY. Wolność poruszania się jest wpisana do konstytucji której tak Państwo żarliwie bronią - 
KONSTYTUCJA. Dodatkowo SCT to forma dyskryminacji obywateli pod kątem posiadania.

NIE dla SCT, do spadku jakosci powietrza w duzej mierze przyczyniaja sie ograniczenia predkosci, postuluję zwiększenie prędkości na obszarze miasta z 50km/h do 60km/h aby walczyć z 
zanieczyszczeniem powietrza.

dlaczego niby mieszkańcy mają mieć taryfę ulgową?? Czy ich stare samochody mniej 
zanieczyszczają środowisko niż stare samochody mieszkańców innych gmin? Czy nie jest 
to dyskryminacja ze względu pochodzenie (miejsce zamieszkania)? Albo dla wszystkich 
albo dla nikogo.

czy to oznacza że jak zapłacę to mój samochód nie zanieczyszcza środowiska? Czyli jak zapłacę dodatkową daninę, podatek, karę umowną to klimat powinien się niedługo ochłodzić??? Moje 
pieniążki ratują świat od zanieczyszczeń i smogu?

dyskryminacja pod kątem statusu posiadania i majętności oraz pochodzenia, i to wszystko za nasze podatki.

1.7.25 6:55:52 Uważam że brak granic jest najlepsza propozycja. Europa i Polska nie zbawi całego świata, który ekologia się nie interesuje! Uważam, że powinniśmy dojechać wszędzie. Uważam że nie można dyskryminować samochodów i ludzi nie każdego stać na wymianę samochodu. Nie wszyscy mają możliwość dojazdu do pracy ze swoich miejsc zamieszkania. 
Niejednokrotnie trasa autobusem trwa dwie godziny lub więcej gdzie samochodem dojadę w 40minut. Gdzie tu spędzanie czasu z rodziną?!

Uważam to za kolejne pchanie pieniędzy do rządu który dla nas nie robi nic a ograniczenie wjazdu i tak nic nie zmieni.

1.7.25 6:57:41 Granice strefy powinny obejmować tylko i wyłącznie ścisłe centrum Krakowa jak rynek i najbliższe jej okolice a nie całe miasto Obszar wjazdu do miasta powinien być nie ograniczony ponieważ jest wielu przyjeżdżających do Krakowa załatwić pewną sprawę i nie 
należy ludziom ograniczać możliwości przemieszczania się.

W projekcie powinno się zaproponować okres 10 lat i to dla wszystkich. Dlaczego 
mieszkaniec okolic Krakowa ma być gorsi od mieszkańców i nie mają mieć prawa wjazdu.

Jest to złe rozwiązanie ponieważ nakłada na obywatela dodatkowe opłaty które musi wnieść by móc wiechach do miasta.

1.7.25 7:00:41 SCT powinna ograniczona być jedynie do obecnej strefy obejmującej A1, tam gdzie króluje ruch pieszych. Swobodny dojazd powinien być do wszystkich P+R Jeśli pojazd został wyprodukowany zgodnie z ówcześnie obowiązującymi przepisami powinien móc poruszać się aż do zezłomowania. Pojazdy Krakowian powinny być wyłączone z tego obowiązku bezterminowo, bowiem i 
tak głównie jeżdżą "na wakacje" czy okazjonalne zakupy.  

Skok na kasę, a nie żadna walka o czyste powietrze, bogaty może więcej Liczna lista? Przede wszystkim strefa nie powinna obejmować mieszkańców Krakowa tak jak wskazałem w pkt.3, oraz pojazdów 
wyprodukowanych zgodnie z prawem w latach poprzednich tak jak opisałem w pkt.3

1.7.25 7:03:23 Sct powinna zostać ograniczona wyłącznie do ścisłego centrum miasta. Strefa powinna być o wiele mniejsza, umożliwiać poruszanie się zdecydowanie "głębiej" miasta Na początek ograniczenia powinny dotyczyć aut z normą euro 3 dla diesli i euro 1 dla benzyny, nowsze nie Jest to do przemyślenia, ale taki karnet powinien kosztować max 100zl miesięcznie 
1.7.25 7:05:07 Tak należy ją usunąć dość dzielenia ludzi na lepszych i gorszych Ten pomysł jest zły bo silnik z nowego auta które spala 30l/100km jest niby bardziej ekologiczny od VW z silnikiem 1.0 spalającym 5l ... Zlikwidować Kolejne podziały na lepszych i gorszych ... Idiotyzm Kolejne podziały 
1.7.25 7:06:53 Uważam że nie powinno być w ogóle SCT w Krakowie. Uważam że nie powinno być w ogóle SCT w Krakowie. Uważam że nie powinno być w ogóle SCT w Krakowie. Uważam że nie powinno być w ogóle SCT w Krakowie. Uważam że nie powinno być w ogóle SCT w Krakowie. Uważam że nie powinno być w ogóle SCT w Krakowie.

1.7.25 7:07:17 Czemu nie ma propozycji na dojazd do Park and Ride przy Małym Płaszowie...ulicą od placu na rybitwach przez ulice: Christo 
Botewa,Rybitwy,Jana Surzyckiego cała infrastruktura jest w postaci i drogi i parkingu i bardzo łatwej przesiadki na tramwaj czy 
autobus na pętli Mały Płaszów , wiele osób korzysta już w tej chwili z tego parkingu,chyba że chodzi jak zwykle o opłatę za przejazd 
tego kawałka drogi do Park and Ride w Małym Płaszowie....a nie o ekologie......

Auta mieszkańców powinny mieć możliwość wjazdu do momentu zbycia pojazdu przez 
mieszkańca.Wydłużenie okresu o 5 lat nic nie wnosi dla mieszkańców bo i tak 
mieszkaniec zostaje zmuszony do sprzedaż swojego pojazdu po upływie pięciu lat... 
"Masz daliśmy na pięć lat ,a potem rób co chcesz i tak musisz sprzedać"czyli równie 
dobrze mogło by to być na 2,3,7 lat......i tak trzeba sprzedać......

Uważa że jest to rozwiązanie OK, Odwiedzający Kraków np:turyści mają wiele możliwości dojechania do Krakowa nie koniecznie musi być to samochód...,a jeśli nawet to jednodniowa opłata nie 
zmieni wiele w budżecie odwiedzającego.... 

1.7.25 7:09:36 Strefa nie powinna obejmować całego miasta lecz centrum.
1.7.25 7:09:58 Proponuję, by granice Strefy obejmowały wyłącznie wszelkie urzędy w mieście i wszystkie sąsiadujące z nim parkingi. Jednocześnie proponuję wyłączenie samochodów, które nie są użytkowane przez 

urzędników.
Zdecydowanie takie miejsca nie powinny być objęte ograniczeniami. Ograniczenia powinny dotykać jedynie osób i instytucji 
bezużytecznych, takich jak wspomniane w poprzedniej odpowiedzi.

Proponuję osobne normy: jedną dla pracowników urzędów i ich rodzin, drugą dla reszty mieszkańców. Dla pierwszej grupy minimalny wymóg to Euro 6 lub nowsza, ewentualnie 
samochód wyprodukowany nie wcześniej niż w 2025 roku. Dla pozostałych mieszkańców wymóg posiadania w samochodzie silnika o pojemności większej niż 1 centrymetr sześcienny. W 
drodze wyjątku można dopuścić samochody elektryczne.

Jednocześnie należy zabronić rozpisywania jakichkolwiek pretargów czy też nabywania w inny sposób samochodów za publiczne pieniądze. Argumenty i doświadczenia które stoją za taką 
opinią: z mojego doświadczenia wynika, że urzędnicy oderwali się od rzeczywistości. Takie zmiany pozwolą na bardzo szybkie sprowadzenie ich na ziemię, co jest doskonałym 
argumentem.

Rozwiązanie to powinno zostać zmienione: okres wyłączenia powinien zostać wydłużony 
do 999 lat.

Bardzo dobrze, pod warunkiem, że osobom nie będącym pracownikami opłacanymi z budżetu państwa zostanie udzielony rabat w wysokości 100%. Lista powinna zostać uproszczona. Proponuję jedno wyłączenie: Zwolnione są pojazdy należące do osób lub instytucji, które są przeciwne 
wprowadzeniu SCT.

1.7.25 7:10:15 Samochody benzynowe 0d 2012. Samochody z silnikiem diesla od 2018 OK Dobrze
1.7.25 7:10:25 Moje granice są takie żeby wogole nie było strefa czystego transportu. To jeste tylko wymysł polityków i zarobek dla dla państwa. Ja jestem zatym aby nie wdrażać tego projektu w życie. Moje granice są takie żeby wogole nie było strefa czystego transportu. To jeste tylko wymysł polityków i zarobek dla dla państwa. Ja 

jestem zatym aby nie wdrażać tego projektu w życie. 
Moje granice są takie żeby wogole nie było strefa czystego transportu. To jeste tylko wymysł polityków i zarobek dla dla państwa. Ja jestem zatym aby nie wdrażać tego projektu w życie. Moje granice są takie żeby wogole nie było strefa czystego transportu. To jeste tylko 

wymysł polityków i zarobek dla dla państwa. Ja jestem zatym aby nie wdrażać tego 
projektu w życie. 

Moje granice są takie żeby wogole nie było strefa czystego transportu. To jeste tylko wymysł polityków i zarobek dla dla państwa. Ja jestem zatym aby nie wdrażać tego projektu w życie. Moje granice są takie żeby wogole nie było strefa czystego transportu. To jeste tylko wymysł polityków i zarobek dla dla państwa. Ja jestem 
zatym aby nie wdrażać tego projektu w życie. I oceniam to na -1

1.7.25 7:11:34 Strefy czystego Transportu, to taki debilizm, jak strefy (na początku lat 90) dla palących w zakładach pracy. Moje biurko było w strefie bez palenia, a biurko kolegi obok w strefie palących. Wystarczyło otworzyć 
drzwi lub okno - i po strefach.

Głupota goni głupotę. Przecież jak strefa, to strefa. Nie można na trochę zachorować na grypę. A jak będzie kontrolowane?? Bramki 
przy wjeździe do strefy?

Niech politycy, którzy są tacy ECO, podzielą się swoimi wynagrodzeniami, to reszta też sobie kupi auta z odpowiednim Euro Aha - czyli mieszkańcu Krakowa będą w strefie - bo mogą - a inni to wykluczeni. Czyli chodzi o pieniądze od biednych, bo bogaci i tak mają samochody Euro. KTO to będzie sprawdzał i z jaką skutecznością?? Czyżby sądy miały wolne moce przerobowe. A co w sytuacji, gdy przez jakiś błąd trzeba 
będzie oddawać pieniądze z nałożonych mandatów. Spójrzcie na skuteczność "zakazów prowadzenia aut po prawomocnym wyroku". I tak 
tworzy się państwo z dykty. 

1.7.25 7:12:58 Brak strefy
1.7.25 7:13:07 Brak SCT w Krakowie Całe miasto powinne być obszarem dostępnym dla każdego pojazdu spełniającego warunki techniczne pozwalające na dopuszczenie 

do ruchu. 
Fatalny pomysł, odbierający części społeczeństwa prawo do poruszania się po Krakowie i korzystania z własnego pojazdu. Nie chce gąszczu wyjątków i zasad. Pomysł SCT powinien upaść w całości 

1.7.25 7:13:52 Ścisłe Centrum KR max do 2 obwodnicy Tak jest , Plus powinien być dojazd do  Szpitala Rydygiera i Żeromskiego Minimalne Euro 3 dla PB i Euro 4 dla ON Powinno być po równo dla  wszystkich to samo prawo  Ma to sens Prawo jest równe dla wszystkich. powinno być takie samo dla wszystkich czy z KR czy nie
1.7.25 7:13:57 Strefa nie powinna zostać wprowadzona w żadnej formie. Strefa nie powinna zostać wprowadzona. Jeśli auto zostało zarejestrowane jako nowe z daną normą euro i spełnia nadal jej kryteria nie powinno mieć żadnych ograniczeń w poruszaniu się. Powinno być bezterminowe. Strefa nie powinna być wprowadzona. Żadne opłaty. Strefa nie powinna zostać wprowadzona.
1.7.25 7:14:10 Strefa czystego transportu, powinna obowiązywać ścisłe centrum. Strefa parkowania A. W jaki sposób osoba jadąca do zespołu szpitali i ośrodków seniorów, uniknie mandatu jeżeli samochód niespełniający norm, zostanie 

uchwycony przez monitoring miejski. Jak to weryfikować? 
Dla samochodów z silnikami benzynowymi, oraz diesla których pojemność silnika nie przekracza 1,4 cm³, standard euro powinien być obniżony do Euro 3 dla obu typów silników.  Dla aut już należących do mieszkańców Krakowa, zarejestrowanych przed powstaniem 

STC, strefa powinna być wolna aż do końca użytkowania pojazdu. (to uważam za dobry 
kompromis)  Uważam tak, gdyż nie jesteśmy nadal aż tak dobrze sytuowanym 
finansowo narodem, by wszyscy mogli sobie pozwolić na nowsze samochody. Ja i wielu 
moich znajomych, zostało by dotkniętych problemem związanym z brakiem posiadania 
własnego pojazdu. Mamy rodziny, starsze osoby, przyjaciół, mieszkających poza 
miastem, oraz zmarłych na cmentarzach. 

Szanowni Państwo, wszystko zależy od wysokości opłat. Przykładowo opłata miesięczna oscylująca do 100 zł brutto, by była uczciwą propozycją. Jak wcześniej wspomniałem: Dla aut już należących do mieszkańców Krakowa, zarejestrowanych przed powstaniem STC, strefa powinna 
być wolna aż do końca użytkowania pojazdu. Samochody zabytkowe zwolnione z STC to wspaniały pomysł. Piękno zabytkowej motoryzacji 
jest urzekające. 
Pozdrawiam i życzę owocnych, dobrych decyzji.
Z poważaniem
Marcin Góra z Krakowa

1.7.25 7:15:14 Żadnych granic i żadnej SCT Każda osoba z poza Krk powinna mieć swobodny wjazd do miasta nie zależnie od celu Przeciętnego Polaka nie stać na kupno nowego auta. Żadnych haraczy bo tylko po to ma być opłata .
1.7.25 7:15:18 Nie wprowadzanie strefy w żadnym kształcie Nie wprowadzanie strefy w żadnym kształcie Nie wprowadzanie strefy w żadnym kształcie Nie wprowadzanie strefy w żadnym kształcie Nie wprowadzanie strefy w żadnym kształcie Nie wprowadzanie strefy w żadnym kształcie
1.7.25 7:15:50 Dla diesla wystarczy limit Euro 5. Już to wyeliminuje sporo starych aut. Zapłacą i dalej będą truć. To mija się z celem poprawy jakości powietrza. Dla takich aut powinien być bezwzględny zakaz wjazdu a nie opłaty.
1.7.25 7:15:51 Mieszkańcy strefy, powinni mieć możliwość wjazdu samochodem bez większych ograniczeń. Powinny być stosowane zasady: 1 auto na mieszkanie, i płacone podatki w Krakowie. Dla mieszkańców strefy powinna być znacznie obniżona emisja. Warunek, 1 auto na mieszkanie i płacone podatki w Krakowie. Dla mieszkańców strefy powinna być znacznie obniżona emisja. Warunek, 1 auto na 

mieszkanie i płacone podatki w Krakowie.
nie dotyczy mieszkańców płacących podatki w Krakowie Np, przystosowane, terenowe. Które są bardzo doinwestowane, i ponadczasowe.

1.7.25 7:16:17 Nie wprowadzać strefy , brak mojej zgody jako mieszkańca. Każdy obszar będzie złą propozycją. Pomysł wprowadzenia sct jest chory !! Nie ma mojej zgody jako mieszańca ! Spychanie na margines ludzi których nie stać i nie będzie stać na nowsze auto. Pomysł wprowadzenia sct jest chory !! Nie ma mojej zgody jako mieszańca ! Nie wprowadzać w jakiejkolwiek formie sct!!!! Pomysł wprowadzenia sct jest chory !! Nie ma mojej zgody jako mieszańca ! Pomysł wprowadzenia sct jest chory !! Nie ma mojej zgody jako mieszańca ! 
1.7.25 7:16:32 Strefa czystego transportu w proponowanym kształcie to cios w biedniejszą część społeczeństwa. To odbieranie resztek godności tym których nie stać na nowe auto. Problem powinien być możliwy np. 

poprzez wprowadzenie modyfikacji już istniejących aut o niższych normach zanieczyszczeń, a nie poprzez uniemożliwienie wjazdu bez opłaty. Opłata w żaden sposób nie działa proekologicznie bo skutki 
wyemitowanych zanieczyszczeń są w praktyce nieusuwalne. Jest to cios w godność człowieka, który nie zostanie zapomniany obecnej władzy.

Obostrzenia dot. swobody poruszania związane z covid najlepiej pokazały jak nieskuteczne w walce z zanieczyszczeniem powietrza jest uniemożliwienie poruszania się pojazdom. Jak już powiedziałem to rozwiązanie jest po prostu obrazą dla inteligencji. Wyemitowane zanieczyszczenia w postaci pyłów zawieszonych o wielkościach rzędu kilku mikrometrów są w praktyce 
nieusuwalne. W związku z powyższym nie jest możliwa inwestycja w kompleksowy system usuwania zanieczyszczeń w związku z tym opłata nie ma proekologicznego uzasadnienia. Jest to wyłącznie 
dodatkowa danina, nakładana na mniej zasobną część społeczeństwa. Polska nie jest gotowa na takie rozwiązanie. Inwestycja w nowe auto jest poza zasięgiem przeciętnego Polaka co dobitnie 
pokazują dane GUS dot. siły nabywczej złotówki oraz średniego wynagrodzenia.

1.7.25 7:16:51 Uważam, że nie ma uzasadnienia do SCT w obecnym kształcie. Normy powietrza w lecie są zazwyczaj dotrzymywane, a ruch pojazdów jest taki sam jak w zimie. Jeśli już koniecznie ktoś chce wprowadzić SCT nie 
zrobi to tam, gdzie zwykli mieszkańcy Krakowa i tak nie mają wstępu - czyli Rynek i wnętrze Plant. 

Uważam, że nie ma uzasadnienia do SCT w obecnym kształcie. Normy powietrza w lecie są zazwyczaj dotrzymywane, a ruch pojazdów jest taki sam jak w zimie. Jeśli już koniecznie ktoś 
chce wprowadzić SCT, powinno się to odbywać na podstawie kryterium rzeczywistej emisji spalin danego pojazdu. Roczny SUV z silnikiem 5 litrów będzie miał większą emisję niż 20letni 
pojazd z LPG. 

Jak zwykle, skok na kasę przez miasto Kraków i jak sądzę główny powód starań o wprowadzenie tak bezsensownego rozwiązania jak SCT. Powinny być też zwolnione pojazdy przewożące osobę niepełnosprawna (np należące do rodziny z kartą N) 

1.7.25 7:17:16 Maksymalnie druga obwodnica To zły pomysł, bo kompletnie niedookreślony i niewykonalny Należy wrócić do norm określonych w poprzednim projekcie Pomysł segreguje ludność i należy wyrzucić go do kosza Chodzi o ekologię czy pieniądze? Jak autor pomysłu wyobraża sobie, że ktoś jeżdżący 20letnim autem zapłaci 500 złotych miesięcznie za jego użytkowanie? Całość pomysłu na SCT jest niezgodna z Konstytucją, a wspominanie już we wstępie, że to nie KO, a rząd poprzedni promuje takie 
rozwiązania jasno wskazuje na hipokryzję. Będziemy pamiętać w maju przy wyborach 

1.7.25 7:17:24 w finalnej wersji wszelkie diesle starsze niż 2018r nie wjadą - moim zdaniem jest to troche zbyt rygorystyczne, wystarczył by rok 2012 
1.7.25 7:17:55 Powinny być całkowicie zniesione i usunięte. Należy zlikwidować SCT. EURO 2 Powinno być bezterminowe dla mieszkańców. Jako złodziejstwo. TO jest segregacja i dyskryminacja. Podatki z całego regionu albo i kraju wpływają na rozwój miasta. Teraz ogranicza się ludziom dostęp. Ze 

względu na równie mądre pomysły płynące z UE, ceny aut rosną niemal wykładniczo a obecnie nikogo normalnego poza JDG i 
przedsiębiorcami nie stać na żadne nowe auto bez leasingu.  

1.7.25 7:18:46 Żadnych granic jest to ograniczanie wolności Powinny być tworzone takie miejsca wcześniej jak na os. Piastow na Pleszowie. Nawet bez strefy powinny istnieć. Euro 4 Nie powinno być ograniczania wolności dla nikogo. Do ścisłego centrum i tak już ludzie 
nie mogą wjeżdżać.

Czyli jeśli zapłacą to strefa czystości nie ma znaczenia? Chodzi tylko o pieniądze? Pieniądze nie oczyszcza powietrza. Żadnych granic dla ludzi. Nie powinno ogranicznik się wolności. Niemcy redukują takie strefy i je usuwają.

1.7.25 7:20:08 Nie zgadzam się na strefy Złe rozwiązanie. 
1.7.25 7:20:17 Żadnej strefy, precz z wykluczeniem komunikacyjnym!! Nie - dla eko terroryzmu! Kraków miastem otwartym dla każdego!!!! Nie- dla ograniczania naszych praw!!! Nie - dla zabierania Wolności!!! Nie - dla tworzenia  

" getta" 
Dość brukselskich idiotyzmów!!!! Najgorsze jest to, że są to propozycje ograniczające naszą Wolność!!!! Żadnych 

ograniczeń!!!!! 
Propozycje dla posiadających watę zamiast mózgu!!!!! Żadnych ograniczeń!!!!! 😂😂😂😂😂😂😂😂

1.7.25 7:20:23 Uważam, że teren całego miasta Krakowa powinien być dostępny dla wszystkich mieszkańców. Usunąć tylko auta porzucone i mające między 25 a 20 lat. Reszta zostaje. Uważam, że jeżeli wejdzie ta bezsensowna strefa to wyłączenie z niej dla mieszkańców 
Krakowa i całej aglomeracji powinno trwać 10 lat

Żadnych opłat. Wszystkie zwolnione powinny być. 

1.7.25 7:20:34 Centum Placówki wczesnoszkolne oraz szkoły rowniez miejsca pracy Dużo mieszkańców Krakowa przeniosło się po za granicę miasta więc jest to 
niesprawieliwe 

Jest to szukanie zasilenia budżetu miasta Krakowa. Można coś takiego wprowadzić dla ludzi wjeżdżających z innych województw lub zza granicy 

1.7.25 7:20:48 Oczywiście że trzeba ją zmodyfikowac
 Zamknięty cały obszar Krakowa?? Co z ludźmi pracującymi mieszkającymi na aglomeracji . Obszar jeśli już wprowadzany to powinien być ściśle centrum wokół plant . Wtedy jest możliwość dojechania do huty 
do pracy  przecież zdecydowana większość ludzi nie stać na nowe auta. 

1 wariant był korzystniejszy dla większości ludzi.  Dlaczego mieszkańcy mają być faworytami. My mieszkający na aglomeracji jesteśmy 
gorsi niż oni. ?? Nie. Więc też chcemy mieć możliwość wjazdu swoimi auta do Krakowa i 
do pracy 

Jak już mam placic.co jest dziwne że wtedy nie będzie zanieczyszczeń to jeśli mam płacić to abonament miesięczny my ludzie pracujemy codziennie nie mamy prac zdalnych ale ta opłata nie powinna 
być jakaś ogromną mniej więcej opłata jak za bilet miesięczny. Komunikacja miejska też ma wiele do poprawek autobus co 1,5 godziny ,no nie. Dlatego potrzebujemy dojeżdżać do prac swoimi 
autami 

To już jak mam wybierać to seniorzy niech mają możliwość wjazdu do Krakowa. 

1.7.25 7:21:15 Tylko Stare Miasto bez Alei. Tylko Stare Miasto bez Alei. Euro 3- Benzyna;
Euro 4 - diesel.
Ze względu na średni wiek samochodów w Polsce.

Źle - jest to ingerencja w prawo konstytucyjne do przemieszczania się (swobodnego).

1.7.25 7:23:35 Chory pomysł a nie strefa czystego transportu. Leczcie się na nogi bo na głowę za późno Strefa dla bogaczy, plebs nie może jedzić po centrum xxx yyy zzz
1.7.25 7:24:16 Jeżeli celem tej strefy jest ograniczenie zanieczyszczenia powietrza, to proponuję wprowadzenie jednolitych zasad dla wszystkich, bez 

dzielenia na mieszkańców Krakowa/przyjezdnych. Bez uzależniania normy Euro od typu silnika. Bez wyjątków dla samochodów 
zabytkowych/specjalnych. Bez możliwości wjazdu za opłatą do ww strefy pojazdów nie spełniających wymagań. 
Powód
Konstytucja RP
Rozdział II
Art. 32.

1.    Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne.

 2.   Nikt nie może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny.
1.7.25 7:24:45 Należy w ogóle nie tworzyć takiej strefy Wjazd wszystkich pojazdów, niezależnie od poziomu emisji spalin Jak w 5 lat mieszkaniec ledwo łączący koniec z końcem ma odłożyć na nowy samochód?? 

Propozycją to 100 lat wyłączenia 
Źle

1.7.25 7:26:21 Tylko wokół plant starego miasta Zły pomysł. Z spoza krakowa przyjeżdżają ludzie w różnych sprawach np. Nasze rodziny nas odwiedzają!!!!! Ludzie powinni mieć prawo jeździć autami które przechodzą przeglądy techniczne a nie limitem wieku. Skoro przechodzi przegląd to znaczy że spełnia ogólnopolskie normy! 25 lat Durne. Szukanie pieniędzy kosztem nowej ustawy i pseudo ekologii. Co ma wspólnego wniesienie opłaty z zmniejszeniem spalania? Kraków jest dużym miastem, jest miastem wojewódzkim, jest 
miastem kilku ogromnych uczelni, miastem UNESCO, miastem miliona mieszkańców, ludzie tu przyjeżdżają całą czas, z różnych przyczyn. Nie wyobrażam sobie że np. Moim rodzice płacą taxe za 
wjazd do mojego miasta żeby nas odwiedzić. To jakieś średniowiecze!!!!

Do grupy należy dodać wszystkie pojazdy zarejestrowane i dopuszczone do ruchu poprzez ważny przegląd techniczny.

1.7.25 7:26:44 nie wprowadzac zadnej strefy Szpital przy krupniczej, dworzec glowny proponuje 1000 lat skoro za oplate mozna to jaki jest tego cel? kolejny podatek? a czemu pojazdy historyczne/zabytkowe moga smrodzic a Mietek juz nie? albo kazdy moze albo nikt
1.7.25 7:26:44 ŻADNEJ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU !!! KAŻDE MIEJSCE I ULICA KRAKOWA POWINNY BYĆ DOSTĘPNE DLA KAZDEGO MIESZKAŃCA POLSKI . 100 lat !!! ZADNYCH OPŁAT TO NIE EKOLOGICZNE !!!
1.7.25 7:28:16 Nie zgadzam się z SCT Uważam że SCT nie powinna wchodzić w życie w ogóle Źle Każdy mieszkaniec powinien mieć prawo do jeżdżenia swoim samochodem 
1.7.25 7:30:45 Uważam że wielu Krakowian nie będzie stać na zmianę samochodu na nowszy model więc będą musieli pozbyć się starego auta a to wiąże 

się z tym że Miasto Kraków straci pieniądze które są pozostawione w przeglądać rejestracyjnych , ubezpieczalniach czy innych opłat . A 
opcja opłaty  500zł na miesiąc i można jeździć to znak że chodzi o kasę a nie czyste powietrze. Mniej pozwoleń na budowę dużych 
budynków , blokowisk i powietrze będzie lepsze.Bardzo dziękuję.

1.7.25 7:31:09 SCT powinna obejmować drugą obwodnicę Krakowa Dla silników Diesla nie ma różnicy w poziomie zanieczyszczeń cząstkami stałymi pomiędzy Euro5 a Euro6, a Kraków nie ma problemu z poziomem zanieczyszczeń tlenkami azotu. 
Zabranianie wjazdu pojazdom Euro5 jest zatem bezzasadne

Jest to jawne wyłudzanie pieniędzy od kierowców i pogłębianie wykluczenia społecznego

1.7.25 7:32:46 Nie chcę żadnej strefy. Co to za bzudrne pytania które zakładają że strefa ma w ogóle być jak społeczeństwo tego nie chce Nie chcę żadnej strefy Berlin i inne miasta pokazał że strefa nie działa, ma marginalny wpływ na zanieczyszczenie Nie chcę w ogóle strefy I co nagle jak są pieniążki to środowisko już w *****? Nie chcę wprowadzenia żadnej strefy Każdy obywatel ma prawo poruszać się po całej Polsce
1.7.25 7:33:29 Tylko stare miasto - tzw. 1 obwodnica Dodatkowe parkingi, Bronowice , Czerwony Prądnik proponowane wymagania wykluczają osoby starsze, mniej zamożne A jak wygląda to w przypadku osób prowadzących własną działalność gospodarczą 

zarejestrowaną w Krakowie ale już tutaj nie zameldowanych ? 
Jest to tylko wyciąganie pieniędzy z portfela podatnika. Strefa powinna dotyczyć tylko historycznej części Krakowa - okolic rynku i plant. Jest to dyskryminacja. Sprowadza się do wykluczenie z możliwości jazdy samochodem osób mniej zamożnych. Miloner dalej będzie jeździł 

wielkim suv`em... Dlaczego smogu nie ma okresie letnim ? Liczba samochodów w tym czasie na pewno nie spada ... Problemem są piece a 
nie ludzie próbujący dojechać do pracy.. Komunikacja miejska jest nie wydolna od jakiś 15 lat, nie ma na nią pieniędzy i rozwój w żaden 
sposób nie nadąża za zabudową miasta. Np. osiedle Kliny czy okolice góry brokowieskiej. 

1.7.25 7:34:06 Ścisłe centrum miasta.Okolice Rynku Głównego. Z wyłączeniem mieszkańców, których jest niewątpliwie, niewiele . Uważam że SCT powinna obejmować jak najmniejszy obszar ścisłego centrum miasta. Uważam, że uporczywe trzymanie się standardów EURO jest zbyt dużym uproszczeniem i niesprawiedliwe. Nowoczesne, ogromne silniki, często mają większą emisję niż sporo starszych i 
mniejszej pojemności.

Uważam, że te 5 lat to jest minimum. Pieniądze nie oczyszczają powietrza. No i na jaki cel miały by być przeznaczone? Mieszkańcy powinni mieć możliwość korzystania z infrastruktury drogowej do czasu naturalnej "śmierci" swoich pojazdów. 

1.7.25 7:34:11 Strefy w ogóle nie powinno być Cały projekt to porażka Nie powinno być żadnych wymagań. 50 lat to minimum Idiotyczne jak wszystko w tym projekcie Komunizm bohatersko walczy z problemami które sam stwarza. Cala ta strefa to porażka 
1.7.25 7:35:09 Nie ma mojej zgody żadną strefę i na taką dyskryminację!!! Nie ma mojej zgody żadną strefę i na taką dyskryminację!!! Nie ma mojej zgody żadną strefę i na taką dyskryminację!!! Nie ma mojej zgody żadną strefę i na taką dyskryminację!!! Nie ma mojej zgody żadną strefę i na taką dyskryminację!!! Nie ma mojej zgody żadną strefę i na taką dyskryminację!!!
1.7.25 7:35:19 SCT nie powinna zostać w ogóle wprowadzona. Jeśli prawo byłoby dobre, to nie potrzebowałoby licznych wyjątków. Jest to kolejny bubel prawny wprowadzony by wyłudzać pieniądze od 

obywateli. 
1.7.25 7:35:40 Należy zawęzić strefę do jedynie ścisłego centrum Krakowa Aleje 3 Wieszczów, Dietla, Podwale  Należy dołożyć Szkoły Wyższe i inne szkoły, do których dojeżdżają studenci i uczniowie spoza miasta. W formie jaka została 

przedstawiona zniechęci to do studiowania i uczenia się w Krakowie
Diesel 2005, benzyna 2000 10 lat zbyt wysokie opłaty, miesięcznie 100 zł. za godzinę 1 zł Wyłączenia dla studiujących, uczących się, leczących się

1.7.25 7:35:56 Tak, strefę należy ograniczyć do obszaru zamkniętego alejami i ul. Dietla Proponowany obszar jest za duży Wymagania są sensowne Co gdy mieszkaniec pożycza auto od osoby mieszkającej poza Krakowem ? Lub 
odwrotnie, osoba mieszkająca poza Krakowem pożycza auto od mieszkańca Krakowa ?

Nie mam zdania Pojazdy Historyczne - 50 dni w roku powinno zostać zmienione na 52 dni w roku 

1.7.25 7:37:11 Tak Bardziej powinno tyczyć się to centrum Euro 3 benzyna euro 5 diesel Nie powinno być okresu przejsciowego Nie powinno być czegoś takiego Dużo ludzi jeździ z poza Krakowa do pracy. Okres przejściowy powinien być dla wszystkich
1.7.25 7:37:43 Nie powinno sie jej wyprowadzać. Nie powinno sie  wyprowadzać STC w ogóle. Nie powinno sie  wyprowadzać STC w ogóle. Nie powinno sie  wyprowadzać STC w ogóle. Nie powinno sie  wyprowadzać STC w ogóle. Nie powinno sie  wyprowadzać STC w ogóle.
1.7.25 7:38:01 tak, całkowicie ja zlikwidować dostęp do całego wbrew lewackiej ideologii bzdura pod lewacką publiczkę oczywiście że należy się wycofać z tego debilizmu czyli jednak nie ekologia a kasa, bogatego lewaka będzie stać na wjazd wyjątki dla swoich i Lamborghini bogatego
1.7.25 7:39:14 Nie powinna być wprowadzona bo mnie dyskryminuje i wyklucza Wszystkie miejsca w Krakowie  powinne być dostępne dla mnie i mojego samochodu , samo istnienie strefy będzie mnie 

dyskryminować 
Strefa nie ma nic wspólnego z ekologią a ma ma celu wykluczenie ze społeczeństwa ludzi takich jak ja. Proponuje nie wprowadzać strefy przez najbliższe 50 lat Skandal, podatek placony przez biednych Najlepiej nie wprowadzać strefy

1.7.25 7:39:21 STC powinno dotyczyć tylko dzielnicy Stare Miasto. Mieszkańcy Krakowa, ktorzy są zameldowani przed 2025 powinni być wyłączeni z 
ograniczeń STC.

Ok

1.7.25 7:42:07 Strefa nie powinna powstać jest to nabijanie kabzy kosztem najbiedniejszych. A reszta szpitali to co ? Rydygiera, Jana Pawła II, Żeromski czy szpital na ulicy Kopernika. Tych chorych stać na zapłatę za wjazd. Uważam że mieszkańcy bezterminowo powinni się poruszać własnymi samochodami, nie 
spełniającymi wymagań STC.

Wjazd dla bogatych, a ty biedaku idź z buta.

1.7.25 7:43:52 Z obszaru Strefy Czystego Transportu powinny być wyłączone obszary przemysłowe jak te zlokalizowane przy ulicach Półłanki, Christo Botewa, Golikówka, Ciepłownicza, tereny obecnej Huty im. Tadeusza 
Sędzimira, Igołomska i inne tereny przemysłowe usytuowane w miejscach o mniejszym zagęszczeniu bloków mieszkalnych. Te tereny często są słabo skomunikowane komunikacją miejską, a dużo osób 
pracujących w firmach zlokalizowanych na tych terenach mieszka poza Krakowem. Dodatkowo Kraków powinien być podzielony na strefy, w których obowiązują poszczególne normy emisji spalin dla 
samochodów. Nie ma konieczności ustanawiania jednej normy dla całego obszaru. Są miejsca, które wymagają bardziej ostrych norm ze względu na gęstszą zabudowę lub zabudowę o charakterze 
zabytkowym. Są też miejsca, które posiadają pola uprawne, dużo zieleni i nie ma konieczności wprowadzania tam surowych norm.

Szpital Żeromskiego, szpital Rydygiera, szpital im. Jana Pawła II, szpital dziecięcy przy ul. Strzeleckiej, szpital dziecięcy w Prokocimiu, 
Ośrodek Rehabilitacji przy ul. Modrzewiowej. Miejsca udzielające świadczeń opieki medycznej i rehabilitacji noworodkom i 
niemowlakom. Nie wyobrażam sobie dojazdu do takich miejsc z dzieckiem komunikacją miejską z całym autobusem ludzi 
narzekających na płaczące dziecko i z dzieckiem na rękach, bo nie znajdzie się nikt, żeby ustąpić miejsca. Szpital przy ul. Siemiradzkiego 
posiadający porodówkę do, którego przyjeżdżają ludzie z poza Krakowa. Jak dojechać na porodówkę z rodzącą żoną komunikacją 
miejską, bo akurat nie posiada się samochodu spełniającego określoną normę?

Normą wyjściową powinna być norma Euro 3 dla samochodów z silnikiem benzynowym. Euro 4 dla silników benzynowych nie jest dużo bardziej restrykcyjna. Jadąc z poza Krakowa do 
pracy silnik zdąrzy się na tyle zagrzać, żeby katalizator zaczął pracować i redukować szkodliwe składniki spalin. 

Powinna być pozostawiona możliwość wjazdu do Strefy dla pojazdów nie spełniających norm. Powinna zostać określona stawka godzinowa i dziennna. Opłata miesięczna również może być dobrym 
pomysłem. Dużo w tej mierze zależy od granic strefy i możliwości dojazdu do ośrodków zdrowia, rehabilitacyjnych, świadczących usługi dla mieszkańców. Taka możliwość jest bardzo potrzebna dla 
osób z małymi dziećmi muszącymi dostać się do lekarza, na badania, do rehabilitacji, oraz dla osób mających pod opieką osoby starsze, dla kobiet w ciąży jest to również bardzo ważne.

Pojazdy wolnobieżne i ciągniki rolnicze, motocykle na razie powinny być na stałe zwolnione

1.7.25 7:44:27 Uwazam że to jest głupotą bo gdzie ludzie zostawia auta może ktoś mi wytłumaczyć ? Powinien tylko rynek obejmować i nic więcej Kto zmieni połowę aut żeby wjechać do Krakowa jak 90% moich znajomych nie ma takich aut żeby normy na tą chwilę spełniały  ja muszę zmienić 2 auta teraz czy ktoś sobie daje z tego 
sprawy jaki to jest koszt to nie jest 100zl  tylko 30tys .....

Ja jestem po za granicy Krakowa dosłownie 200m i mnie to już nie obowiazuje Jak by było o połowę koszty to jeszcze mogą być Okoliczni mieszkańcy którzy wjeżdżają do Krakowa ok 20km tez powinni być brani pod uwagę 

1.7.25 7:44:37 ścisłe centrum miasta euro 4 dla diesli podobnie jak benzyna idiotyczne, nabijanie tylko kasy urzędu miasta 
1.7.25 7:46:20 Uważam, że strefa na cały Kraków nie jest potrzebna. Nie musimy być jedynym w Polsce miastem świętszym od papieża. Nikt z ustawodawców nie wymaga strefy obejmującej całego miasta. Wystarczy żeby 

obszar strefy obejmował rejon ścisłego centrum, ewentualnie alej.
należy ograniczyć te najstarsze nieposiadające katalizatorów lub dpf. Pojazdy z normą euro 4 bywały już z filtrami dpf. Nie wszystkie euro 4 miały dpf ale norma jest już wystarczająco 
wysoka. Jeżeli coś ograniczać do diesel poniżej normy euro 3

Uważam że mieszkańców posiadających stary niespełniający norm pojazd strefa nie 
powinna obowiązywać. Jeżeli dzisiaj zakupią pojazd niespełniający warunków strefy 
wtedy nie wolno im poruszać się po strefie. Ale jeżeli pojazd kupili przed 
wprowadzeniem strefy to nie wolno im nakazywać wymiany pojazdu. 

Oceniam je dobrze. Myślę że są ludzie którzy potrzebują skorzystać z przyjazdu do Krakowa okolicznościowo a nie mogą pozwolić sobie na zakup nowszego innego pojazdu. Cena wjazdu powinna 
być wysoka, jednak możliwość wjazdu powinna być.

Auta mieszkańców Krakowa powinny mieć dłuższy okres możliwości wjazdu do strefy np. 10 lat. Ewentualnie tak jak pisałem wcześniej 
strefa nie powinna ich obowiązywać. Jednak jeżeli zostanie ustalone, że przez 5 lat pojazdy Krakowian są zwolnione ze strefy to uważam że 
jest to okres za krótki. Powinien być dłuższy około 8-10 lat aby mieć czas na spokojną wymianę samochodu. Albo dla aut poniżej Euro 4 
zwolnienie 5 lat dla pozostałych 10 lat.

1.7.25 7:47:28 Całkowicie zlikwidować. Radykalne ograniczanie wjazdu do miasta ludziom niżej sytuowanym finansowo jest rzeczą godną potępienia. Cały Kraków. Odpowiem brzudko pytaniem - czy mniej zanieczyszczeń do środowiska wyemituje jazda starym autem, czy proces produkcji nowego pojazdu? A co z ludźmi mieszkającymi poza Krakowem, a pracującymi w tym mieście? Okradanie ludzi niżej sytuowanych. Każdy pojazd powinien być wyłączony z tego pomysłu. Co z ludźmi biednymi, mającymi wizyty w placówkach administracyjnych? Co ze 
studentami co latami zbierali na jakiekolwiek auto, a na takie spełniające wymogi sct ich nie stac? 

1.7.25 7:47:31 Wprowadzić strefę w centrum miasta [Stare Miasto, Kazimierz, centrum Podgórza].
Wprowadzanie strefy na obrzeżach miasta na podstawie wyników pomiarów z najbardziej ruchliwych i zanieczyszczonych punktów komunikacyjnych miasta jest grubym nieporozumienie,. 

To jest zła propozycja. A co z np. punktami gdzie odbywają się rehabilitacje czy inne usługi dla mieszkańców [niekoniecznie medyczne]. 
Wymienicie wszystkie.

Euro 6 wystarczy.
Euro 6dT ma takie samy wymaganie dot czystości spalin jak Euro6, różni się wymaganiami do procesu homologacji. Więc dlaczego Euro 6dT?????

Auta kupione przed wejściem SCT powinny być dopuszczone do końca swoich dni. 
Zdecydowanie większy skutek będzie miało egzekwowanie utrzymywania właściwego 
stan technicznego aut przez dodatkowe badania na mieście przez np. policje [ma taką 
możliwość i wyposażenie a jeżdżąc sporo po mieście widziałem ich tylko raz w akcji. 
Słabo.

To tylko częściowe rozwiązanie problemu z objęciem prawie całego miasta SCT. Wszystkie osoby i instytucje związane z zarządzaniem miastem powinny również dostosować się do wymogów SCT.
Usunąć z wyjątków wszelkie związki wyznaniowe.

1.7.25 7:47:33 Granica powinna sięgać tylko do tzw. 2 obwodnicy centrum tj alei 3 wieszczów i dietla Nie ponieważ ogranicza i tak możliwości mieszkańca miasta Mieszkańcy powinni być wyłączeni całkowicie Oczywiście kolejny sposób żeby wyciągnąć pieniądze od ludzi, a co z osobami które osiągają niskie zarobki a i tak są mieszkańcami którzy nie załapali się na dopuszczenie
1.7.25 7:48:23 Maksymalnie co powinno być to obszar starego miasta, pozostałe nie powinny być objęte strefą Wszystkie miejsca w Krakowie poza Starym Miastem powinny być dostępne dla każdego Samochody z niską normą ale posiadające instalacje LPG powinny być inaczej brane pod uwagę. Nie powinna być brana pod uwagę data rejestracji bądź zakupu pojazdu przez mieszkańca 

Krakowa 
Wydłużyć okres do 10 lat Badanie techniczne powinno dawać odpowiedź czy dany pojazd mieści się w swojej normie emisji, jesli pojazd euro 2 miesci się w euro 2 to 

powinien móc wjechać. Kest wiele pojazdów w mieście które są w karygodnym stanie technicznym i nie spełniają własnych norm. Trzeba 
od nich zacząć a nie wyrzucać wszystkie pojazdy bo nie spełniają normy 1, 2, 3 czy innej

1.7.25 7:49:32 Nie powinno wcale być SCT Nie powinno być SCT Nie powinno się przestrzegać żadnych norm Nie powinno się wprowadzać SCT Źle.Nie powinno być wcale SCT Nie powinno być SCT
1.7.25 7:49:50 Pomysł strefy powinien być całkowicie usunięty z agendy gdyż godzi on w podstawowe prawa obywateli /mieszkancow . Strefa nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska - dobitnie wskazują na to przykłady 

z niemieckich miast . 
Cały obszar gminy Kraków powinien zostać wyłączony z SCT Każdy  pojazd powinien mieć możliwość wjazdu w dowolne miejsce miasta Kraków - niezależnie od rocznika / typu paliwa czy normy euro  Powyższa propozycja związana z opłatą dobitnie pokazuje że sct nie ma na celu żadnej ochrony środowiska tylko kolejne wyłudzenia pieniędzy od mieszkańców / obywateli . 

1.7.25 7:49:56 Propozycja zmiany powinna dotyczy tylko i wyłącznie ścisłego centrum II obwodnicy krakowa (al. Juliusza Słowackiego al. Adama Mickiewicza rondo mogilskie i grzegurzeckie) 2025 - 2030 okres przejściowy euro 3 i euro 4 dla diesla i benzyny
2030 - 2035 okres przejściowy euro 5 dla diesla i benzyny

1.7.25 7:50:53 Zakaz stosowania jakichkolwiek "stref czystego transportu"!!! Jest to komletna bzdura, co jest potwierdzone badaniami przez większość niemieckich miast w których były one wprowadzone. Jakiekolwiek 
działania w tym temacie, które nie posiadają poparcia mieszkańców będą ewidentnym wystąpieniem przeciwko wyborcom - których to jesteście przedstawicielami! Tym samym jakiekolwiek koszty poniesione 
w wprowadzeniem "strefy" wbrew woli mieszkańców będą traktowane jako niegospodarność i pozwolą na wyciągnięcie konsekwencji zgodnych z obowiązującym w Polsce prawem.

Żadnej stefy! Nie ma możliwości dyskryminacji jakichkolwiek grup społecznych! W przypadku braku strefy - pytanie nieistotne! W przypadku braku strefy - pytanie nieistotne! Jakiekolwiek zapisy dotyczące "DYSKRYMINACJI" są niezgodne z obowiązującym prawem!

1.7.25 7:51:45 Nie jest Euro 4 dla benzyny, euro 5 dla diesla Źle Powinni być zwolnieni wszyscy którzy do Krakowa wjeżdżają do pracy lub służby a nie w celu turystycznym 
1.7.25 7:52:05 Wyłącznie obręb wewnątrz plant Cała ta strefa to zły pomysl To zły pomysł, oddala jedynie w czasie coś bardzo złego. Ten pomysł przypomina bandycki napad. Zły pomył zakładający podział społeczeństwa.



1.7.25 7:52:43 Jako absolwent Politechniki Krakowskiej, specjalizacji Budowy i Badania Pojazdów Samochodowych Uważam że nowa wersja wymagań akceptacji wjazdu pojazdów do SCT jest 
przygotowana starannie i uczciwie. Nie ma tutaj mowy o wykluczeniu komunikacyjnym. Na dzień dzisiejszy pojazd benzynowy spełniający wymagania SCT ma 20 lat a w 2030 roku będzie 
miał 25 lat i nadal będzie spełniał wymagania postawione w projekcie. Istnieje i będzie istnieć zatem proste rozwiązanie aby bez przeszkód wymienić samochód z silnikiem diesla przy 
udziale niskich kosztów. Silnik benzynowy ze względu na większą konsumpcję paliwa w litrach częściej uświadczy niskiej pojemności silnika bądź konwersji na alternatywe paliwo LPG co 
dodatkowo będzie miało pozytywny wpływ na jakość powietrza w i tak bardzo zakorkowanym mieście.

Podoba mi się również pomysł aby samochód historyczny/ zabytkowy mógł poruszać się 50 dni w roku. To jest adekwatna liczba, którą posłuży trwałości pojazdu wpisanego do rejestru 
zabytków. Właściciele z cwaniackim podejściem nie będą używać takiego pojazdu jako całorocznego środka komunikacyjnego.

Uczciwym i sensownym rozwiązaniem jest również promocja jednośladów poprzez brak obostrzeń. 

Uważam że nie można już dłużej czekać z SCT. Projekty strefy powstały już dawno, 10 lat temu i były proponowane przez Pana posła Arkita. Niestety nic z tego wtedy nie wyszło.

Rozwiązanie powinno zostać skrócone do 3 lat. 5 lat to zdecydowanie za dużo. Istnieje 
duże opóźnienie w projekcie SCT, jak wspominałem strefa powinna powstać już w 2015 
roku.

Dobry pomysł jako pomysł przejściowy. 3 lata na każdy wprowadzony do systemu pojazd bez możliwości przedłużenia czasokresu. W mojej opinii pojazdy należące do Krakowian - 3 lata. Projekt ma za duże opóźnienie aby zastosować wymiar 5 lat. 

Pojazdy historyczne i zabytkowe 50 dni - dobra propozycja która zablokuje cwaniaków którzy kupują zabytek aby męczyć go cały rok. 
Zabytek emituje potężne ilości zanieczyszczeń.

1.7.25 7:53:13 Proponuję zrobić zakaz wyjeżdżania z Krakowa poza granice strefy , żeby było sprawiedliwie , mieszkańcy Krakowa powinni mieć zakaz wyjazdu poza granice Krakowa Mieszkańcy Krakowa są inni ? Oni mogą wjeżdżać na sąsiednie miejscowości bez opłat ?
1.7.25 7:53:17 Tak, trzeba ją całkowicie zlikwidować. Proszę zbudować szybkie metro i wtedy blokować auta. Dwa miejsca w całej SCT to żart, na tak duże miasto. Proszę zbudować szybkie metro, a potem blokować auta, które i tak się "wymieniają" samoczynnie ze starości. Proszę zbudować szybkie metro, a potem blokować auta, które i tak się "wymieniają" 

samoczynnie ze starości.
Rozsądne rozwiązanie w tym całym szaleństwie. Państwo zapomnieliście, że można odwiedzić znajomych lub rodzinę w Krakowie, ale bez marnowania czasu na komunikację - co najmniej o 

takim samym czasie jak auto to będzie utrudnione, ja zrezygnuję. Ci ludzie nie mają auta. 
1.7.25 7:54:04 SCT jest za duża, obejmuje szpitale i parkingi P&R co wyklucza mniej zamożną ludność spoza krakowa nie mającej innej alternatywy transportowej niż samochód i dodatkowo nie daje nawet możliwości 

przesiadki na MPK i dojazdu szpitali.
a czy w Krakowie jest tylko jeden szpital i jeden P&R ??? a co z resztą szpitali i parkingów ... komu one mają służyć ... dla ludzi z 
nowymi samochodami ??? 

aktualne limity normy powinny obowiązywać w strefie A płatnego parkowania, powinny być luśniejsze dla pozostałych obszarów wymagania normy emisji spalin zależne od obszaru - im bliżej centrum tym więsze 
wymagania, nie można zamknąć całego miasta dla części społeczeństwa

jedno i drugie rozwiązanie spowoduje tylko większe wykluczenie biedniejszej części społeczeństwa i pogłębienie tej nierówności krakowianie mają MPK, a osoby codziennine dojeżdzające do pracy nie mają takiegj możliwości, a sieć SKA jest na razie bardzo niewielka - 
podobny wyjątek powinien obowiązywać także ludzi spoza krakowa.
poza tym dla osób dojeżdzających okazjonalnie np do szpitala powinny mieć np 30 dni rocznie darmowego wjazdu.

1.7.25 7:54:45 Wprowadzić ją dla samolotów. Zlikwidować. Zlikwidować. Zlikwidować. Zlikwidować. Kolejny podatek ukryty w ekologii Polska A, Polska B. !!!
1.7.25 7:55:24 Nie ma nigdzie na świecie wprowadzonej strefy czystego transportu na całe miasto!!! W bogatym Berlinie strefa ma niższe normy!!! Na tak biedny kraj jak polska wymagania strefy sa za wysokie. W bogatszych krajach wymagania sa niższe. Jakie ma znaczenie około 2% samochodow ktore niby zanieczyszczają powietrze Kpina Ok Ta lista to kina!!! Wszyscy których stać na wymianę auta i najbardziej zanieczyszczają krakow mogą wjechać!!! Kpina

1.7.25 7:55:49 Należy wprowadzić dojazd do wszystkich granicznych punktów park And ride przy pętlach tramwajowych Dojazd do wszystkich stref park and Ride związanych z dostępem do trawmajwjow - czyli wysuniętych na brzegowe granice miasta 
powinien być dozwolony 

Jestem przeciwnikiem tego rozwiązania. Auta nowe bogatych ludzi palą i emitują więcej spalin niż auta starsze Jak będzie weryfikowane zamieszkanie? Mieszkam w Krakowie jednak stały adres mam 
poza Krakowem i rejestrację również z powiatu krakowskiego 

Uważam że lepiej dać ludziom zniżki na komunikację publiczną. Uprzywilejowani będą bogatsi 

1.7.25 7:55:56 Dlaczego likwidujecie drogi w mieście? Dlaczego nie będzie połączenia z S7 do ale. Solidarności? 
Dlaczego nie ma logicznych rozwiązań drogowych, które ułatwiają życie?
O sct można rozmawiać dopiero po rozwiązaniu nurtujących problemów.
Strefa nigdy nie powinna powstać. W żadnej postaci.

Strefa nigdy nie powinna powstać. W żadnej postaci. Powinien być dojazd do każdego miejsca bez ograniczeń. Dla wszystkich. 
Wszędzie. Rynek Główny sobie ograniczajcie, nie miasto.
Ludziom, którzy całe życie pracowali w Krakowie odmawiacie wjazdu do miasta? Albo będziecie żądać opłacenia haraczu?

Dlaczego chcecie dyskryminować kogokolwiek na podstawie dochodów? Bo sct jest usankcjonowaniem dyskryminacji ekonomicznej. Strefa nigdy nie powinna powstać. W żadnej postaci. Strefa nigdy nie powinna powstać. W żadnej postaci. Dość. Dlaczego chcecie dyskryminować kogokolwiek na podstawie dochodów? Bo sct jest usankcjonowaniem dyskryminacji ekonomicznej. Strefa nigdy nie powinna powstać. W żadnej postaci. Dość. Dlaczego chcecie dyskryminować kogokolwiek na podstawie dochodów? Bo sct 
jest usankcjonowaniem dyskryminacji ekonomicznej.

Powinien być dojazd do każdego miejsca bez ograniczeń. Dla wszystkich. Wszędzie. Rynek Główny sobie ograniczajcie, nie miasto.
Ludziom, którzy całe życie pracowali w Krakowie odmawiacie wjazdu do miasta? Albo będziecie żądać opłacenia haraczu?
Do szpitali i lekarzy, do rodziny, czy na cmentarze, to nie jest wasza sprawa jaki jest cel podróży. 

1.7.25 7:56:02 Jestem przeciwny wprowadzeniu w takiej wersji SCT w Krakowie. Jest ona zbyt rygorystyczna jeśli chodzi o wymogi norm EURO wprowadzane w tak krótkim czasie, w dodatku w obszarze całego miasta. 
Proponuję zacząć od Śródmieścia jeśli już. Przecież ludzie muszą dojechać do pracy, na zakupy, do urzędów… Dłuższy czas przy mniejszych wymogach EURO!!!!

Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT w Krakowie jak w proponowanej wersji. Zbyt rygorystyczne wymagania norm EURO 
wprowadzane w tak krótkim czasie jest niespotykane. 

Wprowadzenie tak wysokich wymagań norm EURO zarówno dla Diesli jak i benzyny w tak krótkim czasie bo od 1 lipca jest najbardziej rygorystycznym ograniczeniem SCT w Europie i to 
jeszcze bez okresów przejściowych. Muszą być dłuższe okresy przejściowe przy mniejszych wymogach nirm EURO dla pojazdów!!!!Przynajmniej takie jak były w poprzednim, zaskarżonym 
projekcie, w którym dla przykładu w 2026 roku miał być wymóg EURO5 dla diesli. Tylko parę miesięcy na dostosowanie do tak rygorystycznych wymogów dla SCT to absurd!!!

A co z osobami prowadzącymi działalność gospodarczą na terenie Krakowa a 
mieszkającymi poza Krakowem? Też powinni być ujęci w tym wyłączeniu, podobnie jak 
mieszkańcy!!!!

To już hit tego projektu ale w bardzo! negatywnym znaczeniu. To za pieniądze to można? Czyli wjazd dla bogatych, jak masz pieniądze to możesz? Jakiś absurd.  Uważam że jest to podstawa do 
zaskarżenia ewentualnej uchwały SCT.

1.7.25 7:57:57 Strefę czystego transportu należy ograniczyć tylko do strefy Placu Mariackiego. Wszystkie strefy Park & Ride są ważne. Tak samo ważny jest dostęp do urzędów dla osób spoza Krakowa. Nie zgadzam się na 
ograniczenie dostępu do urzędów tylko dla osób z nowymi samochodami.

Pojazdy powinny być badane na stacji diagnostycznej i na tej podstawie powinny być dopuszczane do ruchu. Jeżeli auto jest sprawne, powinno mieć dostęp do wszystkich obszarów. 5 lat na zakup nowego samochodu to zdecydowanie za krótki okres. Powinien on zostać 
wydłużony do 15 lat.

Taka opłata jest absurdalna, jak ona ma poprawić jakość powietrza? Opłat nie powinno być w ogóle, każde sprawne auto powinno mieć możliwość wjazdu do Krakowa.

1.7.25 8:00:22 Jestem przeciw stresu czystego transportu Jestem przeciw stresu czystego transportu Jestem przeciw stresu czystego transportu Jestem przeciw stresu czystego transportu Jestem przeciw stresu czystego transportu Jestem przeciw stresu czystego transportu
1.7.25 8:00:30 Granice strefy powinny obejnować pierwszą obwodnice Rynku czyli wokół Plant. Nie uważam, że ten obszar jest dobrą propozycją. QSzpital na Skarbowej,  Szpital Narutowicza, Szpital Wojskowy, ul. Wrocławska, 

Szpital J. Dietla, Szpital Zakonu Bonifratów, ogólnie wszystkie szpitale.
Pojazdy zabytkowe powinny wjeżdżać do SCT bez ograniczeń.

1.7.25 8:02:45 Nie zgadzam sie na wprowadzanie SCT Nie zgadzam sie na wprowadzanie SCT Nie zgadzam sie na wprowadzanie SCT Nie zgadzam sie na wprowadzanie SCT Nie zgadzam sie na wprowadzanie SCT Nie zgadzam sie na wprowadzanie SCT
1.7.25 8:02:57 Uważam że jest bezprawna i dyskryminuje część społeczeństwa. Do strefy nie wjadą posiadacze starszych samochodów, które spalają i emitują mniej niż nowe auta o dużej pojemności. Czym podróżują do pracy prezydent miasta Krakowa oraz urzędnicy?
1.7.25 8:04:34 Powinna być możliwość wjechania do Krakowa z każdej strony (każdą z głównych ulic wlotowych/wylotowych) przynajmniej do miejsca wyznaczonego jako Park and Ride, które jest dobrze skomunikowane 

środkami komunikacji zbiorowej z resztą miasta.
W rejonie wjazdu drogą nr 79 jest jeden punkt P&R o dość niewielkiej liczbie miejsc postojowych.
Potrzebne są alternatywne miejsca postoju, także bliżej centrum - np już "wewnątrz" obwodnicy autostradowej.

Więcej punków P&R jak opisałem w odp. na pyt. 1.
Dodatkowo inne duże szpitale do których potrzebny jest dojazd dla osób potrzebujących hospitalizacji.
Czym mają tam ludzie dojeżdżać - pociągiem i autobusem/tramwajem...? Jak są np po jakiejś operacji? Ubera sobie mają zamówić?

1.7.25 8:04:49 Pojecie obszaru SCT nie ma zadnego zwiazku z zachowaniem tego obszaru w czystosci powietrza, wieksza korzyść to wymóg stworzenia strefy o zwiekszonym stopniu zazielenienia, majacy faktaczny wplyw na 
zahamowanie zanieczyszczenia okolicy, oraz znaczace obnizenie temperatury.

Albo jest strefa i nie ma wyjatkow, albo nie ma zadnej strefy, bo przeciez wyjątki niszczą regułę. Zazielenienie, szczegolnie 
drzewostanem jest jedynym rozwiazaniem.

Zakaz wjazdu jakichkolwiek samochodow, wlacznie z dostawczymi, Tylko elektryczne, bez wyjatkow. Ale samozaplon elektryka stworzy wieksze zanieczyszczenie strefy niz caly zakaz. Zapewnienie miejsca zamieszkania w innej, bardziej zielonej okolicy, bez zbednych 
obostrzen.
Rozwiazanie takie jest nie ekonomiczne, czyli nie możliwe do zrealizowania.

j/w napisalem ze albo strefa jest- bez wyjatkow, albo strefy nie ma. Nie moze byc wyjatkow w SCT. Jezeli sa pojazdy w jakiś sposób uprzywilejowane, to nie ma mowy o Strefie Czystego Powietrza w tej formie.

1.7.25 8:04:50 Całkowity zakaz wpuszczania pojazdów do Krakowa bez euro V bez względu czy gaz, diesel czy benzyna. Ze skierowaniem do szpitala powinny wjeżdżać wszystkie pojazdy bez względu na normy spalin. Absolutnie nie, totalny zakaz wjazdu dla starego złomu. Samochód typu Opel astra euro V kosztuje 20 tys.zl, jeżeli Polaka stać na alkohol, papierosy i używki musi zakupic taki pojazd albo jeździć 
komunikacja miejską. 

Zabytkowe tak. Specjalne tak.

1.7.25 8:06:37 Brak granic i brak strefy Wsztstkie miejscz powinny być dostępne, nie dla dyskryminacji biedniejszych obywateli O emisji pojazdu decyduje jego stan, a nie rok produkcji pojazdy nie posiadające danej klasy EURO nadal mogą spełniać kryteria, ponieważ dana klasa w czasie produkcji mogła jeszcze nie 
istnieć.

Proszę przeanalizować średni wiek auta mieszkańca Krakowa i sprawdzić ile brakuje do 
auta spełniającego kryteria. Wątpię że każdy mieszkaniec Krakowa jest w stanie w 5 lat 
zaoszczędzić pieniądze na auto spełniające kryteria

To chodzi i środowisko czy nabijanie kasy? I komy będziemy płacić, środowisku? Propanuję dodać grupę wszystkich Polaków, niech płacą turyści z za granicy, ich stać.

1.7.25 8:07:03 W ogóle nie wprowadzać. Setki wyłączeń i mała liczba policjantów sprawią, że nic z tego nie będzie egzekwowane, ale za znaki będzie trzeba zapłacić. Standardy a rzeczywista emisja bardzo się rozjeżdża. Samochody to ułamek w porównaniu z emisjami ze źródeł ciepła. Urbanista powinien stworzyć plany przeciągów miasta, aby je 
"przewietrzać".

To głównie mieszkańcy jeżdżą, więc przez 5 lat i tak nie będzie efektu z wprowadzenia. Czyli jak cię stać, to możesz to ominąć? Chodzi tylko o pieniądze dla budżetu? To jak parkowanie bogatych na kopertach dla niepełnosprawnych, gdzie mandat, to po prostu cena biletu. Politycy, oni mogą wszystko.

1.7.25 8:07:04 Zdecydowanie myślę, że idea SCT poszła o wiele za daleko - ograniczenie tylko do EURO 6 wykluczy znaczną liczbę ludzi z możliwości dojazdu do pracy. SCT powina być ograniczona do ścisłego centrum Krakowa Nie zgadzam się z tak daleko idącym ograniczeniem - Euro 6. a co z ludźmi pracującymi w Krk a nie mającymi najnowszego auta? Czyli co - opłata oczyszcza spaliny? ;) j.w. - to o wiele za daleko idące ograniczenia - ilu ludzi stać na najnowsze auto z euro 6.
1.7.25 8:08:44 Uważam, że powinno się ją znieść. Tę strefę chcą tylko urzędnicy, a nie mieszkańcy. Jak już udowodniono, nie ma ona nic wspólnego z czystym powietrzem..prowadzi tylko do podzialu społeczeństwa i 

uniemożliwienia ludziom biednym poruszania się własnym, starym autem, który niejednokrotnie pali mniej, niż nowe "eko" diesle 
Miasto powinno być dostępne dla wszystkich. Jak wiadomo, za dodatkową oplatą wjechaniem "brudnym" autem, powietrze nie stanie 
się czystsze. Nie zmuszajcie nas na siłę do korzystania z MPK, które jest zbyt zdrowie, powolne, nieterminowe, niekomfortowe

Jest to rzecz stworzona do eliminacji starszych aut, kupowania nowych z naciskiem na niechciane elektryki. Wszyscy wiemy że zanieczyszczenia powstałe przez ruch drogowy jest 
znikomy, i ma mały wpływ na czystość powietrza. Mało osób się już na to nabiera. Dużo osób ma dość zmuszania do wyboru albo zadłużyć się by kupić nowsze auto spełniające 
standardy, albo być zmuszonym do MPK. Mam nadzieję że ku waszemu zdziwieniu i zmuszaniu nas i odbieraniu wolności, pokażą się nowe środki, niezwiązane z wami. Wiemy, że chodzi 
tylko o pieniądze, nie o eko, nie o zdrowie.

Wow. I co? W 5 lat ciężko uzbierać na nowe auto. Nie jest to żaden ukłon w naszą strone Bo za opłatą powietrze będzie czystsze? Dajcie spokój, to jest kpina. Podsumowując, SCT nie chcą mieszkańcy. Chcą urzędnicy. Urzędnicy są utrzymywani dzięki mieszkańcom. Przestańcie nas wyrzucać z 
naszego miasta, segregować, zmuszać do wybranych przez was opcji. Dajcie nam żyć w naszym mieście. Nie robicie nam żadnej przysługi. 
Pamiętajcie też, że ludzie się wkurza w końcu.

1.7.25 8:09:16 Tak zapoznałem się. Strefą powinna być ograniczona do 1 obwodnicy Krakowa - obwodnica jest zewnętrzna granica strefy. Jeśli wprowadzicie moją propozycję nowych granic, nie ma potrzeba wyjątków. Część aut np Fiat seicento ma niższą emisję spalin niż nowoczesny suw. Seicento nie ma wymaganego euro ponieważ zostało wprowadzone po dacie produkcji auta. 15 lat. Co z mieszkańcami Krakowa, którzy użytkują auta i nie są ich właścicielami - np 
auto służbowe, wypożyczone, użyczone auto rodziców, turyści itp.

To jest śmieszne rozwiązanie. Wyłudzanie pieniędzy i ubożenie mieszkańców aglomeracji krakowskiej. Co z mieszkańcami Krakowa, którzy użytkują auta i nie są ich właścicielami - np auto służbowe, wypożyczone, użyczone auto rodziców, 
turyści itp.

1.7.25 8:11:29 Strefy powinno w ogóle nie być ponieważ dyskryminuje ludzi. Jeśli samochód jest legalnie zarejestrowany i sprawny (posiada ważne badanie okresowe) nie wolno go dyskryminować poprzez zabranianie 
poruszania się po drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne. Jedynym wyjątkiem do rozważenia jest obszar strefy parkowania A1.

Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym samochodem. Jedynym wyjątkiem do rozważenia 
jest obszar strefy parkowania A1.

Sprawny i zarejestrowany samochód powinien móc się poruszać po wszystkich drogach publicznych. Uważam, że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego. SCT jest bezprawnym oszustwem. Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jakakolwiek inna forma dyskryminacji.

1.7.25 8:12:06 Strefa wokół murów Starego Miasta. Absolutny max. Sklepy wielkopowierzchniowe jedyne w danym regionie (lub zapewniające specyficzne towary niedostępne gdzie indziej) typu IKEA, 
Auchan, w których zakupy są niemożliwe lub utrudnione w przetransportowaniu transportem publicznym.

Standard Euro 2 jest wystarczający. Wyższe standardy wykluczają poruszanie się własnym samochodem ludzi o niższych zarobkach lub zmuszają do wymiany sprawnego pojazdu. Z racji "uwolnienia" regionalnych tablic rejestracyjnych projekt jest kłopotliwy w 
założeniu sprawdzania pozwolenia na wjazd. Dawniej kamera mogła "czytać" rejestracje 
KR i już. Teraz po Krakowie może jeździć mieszkaniec miasta z każdą dowolną rejestracją. 
Zmusi to obywateli do niepotrzebnej biurokratyzacji, potwierdzania lub rejesrtowania 
pojazdów po raz kolejny.

Takie rozwiązanie pokazuje dobitnie, że chodzi o pieniądze, a nie o emisję. Czyli wystarczy mieć tzw "żółte blachy" i wjadę nawet kopcącym STARem, tak? Przecież to absurd...

1.7.25 8:12:14 Nie zgadzam się. Miasto jest nasze nie urzędu.. Obszar nie jest dobrą propozycją.. 
Dojazd powinien być wszędzie dla wszystkich.
Nie zgadzam się z tą propozycją..

Każdy kto posiada samochód zakupił go za swoje ,może z oszczędności całego życia.. a nie z funduszy europejskich czy gminnych.Wiec ma prawo z niego korzystać do momenty gdzie sam 
zdecyduje o wymianie..

Jeżeli to miałoby być na 100lat to wyrażam zgodę.. Czyli za pieniądze będzie bez emisji a w innych przypadkach jest niekorzystne..
Uważam ,że to nie propozycja nie ma spójności..

W razie jakiejkolwiek awari czy pomocy innych osób,serwis odmówi mi przyjazdu..,więc może się okazać ,że będę bez prądu,ogrzewania lub 
wody. 
W takiej sytuacji znalazłam się przed świętami..,gdzie odmówiono mi serwisu..

1.7.25 8:12:42 Nie zgadzam się na wprowadzenie takiej strefy. Nie było referendum w tej sprawie więc takie działają wbrew obywatelem. Nie zgadzam się na wprowadzenie takiej strefy. Nie było referendum w tej sprawie więc takie działają wbrew obywatelem Nie zgadzam się na wprowadzenie takiej strefy. Nie było referendum w tej sprawie więc takie działają wbrew obywatelem Nie zgadzam się na wprowadzenie takiej strefy. Nie było referendum w tej sprawie więc 
takie działają wbrew obywatelem

Nie zgadzam się na wprowadzenie takiej strefy. Nie było referendum w tej sprawie więc takie działają wbrew obywatelem Nie zgadzam się na wprowadzenie takiej strefy. Nie było referendum w tej sprawie więc takie działają wbrew obywatelem

1.7.25 8:14:19 Stare miasto Obszar ten jest zła propozycja,wyklucza mieszkańców obwarzanka krakowskiego pracujących i uczących w Krakowie z możliwości 
dojazdu,z równoczesnym brakiem komunikacji aglomeracyjnej oraz parkingów Park&ride od strony Lotniska w Balicach ul. Olszanica  
czy też Bielan. Brak możliwości korzystania z parkingów na lotnisku Balice w funkcji Park&ride aby skorzystać z kolei

Standardy emisji Euro,to umowne zapisy zdefiniowane przez producentów aut, a kryterium roku produkcji auta jest dyskryminujące. Każdy samorząd dopuszczony do ruchu drogowego 
badaniami technicznymi (w tym badaniem emisji spalin) powinien być dopuszczony to nieograniczonej eksploatacji. Auta z silnikiem diesla czy benzynowe wyprodukowane przed 2014 
rokiem niejednokrotnie mają niższy poziom emisji spalin (badane parametry) aniżeli auta o wysokoprężnych silnikach wyprodukowane po 2014 roku (opracowania 
naukowe).Zastosowane kryterium jest dyskryminujące (szczególnie rok produkcji auta) oraz stanowi nierówne traktowanie obywateli RP (naruszenie zapisów Konstytucji) przez objęcie 
praktycznie zakazem wjazdu do Krakowa Obywateli mieszkających poza miastem a pracujących lub uczących się w Krakowie (uczniów,studentów) 

Wprowadzenie okresu przejściowego jest korzystne wyłącznie dla mieszkańców Krakowa 
(zameldowanych), dyskryminuje i wyklucza mieszkańców okolic Krakowa którzy pracują 
lub uczą się w Krakowie a dojazd własnym transportem jest najkorzystniejszym pod 
względem finansowym i czasowym sposobem transportu.Ten okres przejściowy 
powinien zostać usunięty albo okresem przejściowym powinny zostać objęte również 
osoby pracujące lub uczące się w Krakowie 

Wprowadzenie takiej opłaty, to jest zwykle sredniowieczne myto i dodatkowy element dyskryminacji oraz nierównego traktowania obywateli RP. Uboższy obywatel którego nie stać na auto 
kilkuletnie ma zostać dodatkowo obciążony opłatami za możliwość wjazdu do miasta w którym musi być każdego dnia bo się np. uczy lub pracuje. takie zapisy faworyzują ludzi bardziej zamożnych i 
bogatych( szczególnie tych korzystającym z dopłat do zakupu aut elektrycznych) i doprowadzi do przekształcenia Krakowa w elitarne miasto dla bogaczy z pogardzanymi biedakami którzy mają 
poruszać się miejska komunikacja, rowerem lub pieszo. W mieście są już  bardzo obszerne strefy płatnego parkowanie które obejmują większość miasta,a wprowadzanie kolejnych opłat to podwoje 
opłacanie tej samej usługi, to zwykła lichwa, zaprzeczają a zapisom Konstytucji RP oraz ograniczające prawa obywatelskie.

Długa lista wyjątków jest dowodem na brak przygotowania infrastruktury miasta (brak Park&ride, właściwa i efektywna oraz tania 
komunikacja miejska i aglomeracyjna) oraz brak przygotowania instytucji miejskich korzystających z własnych pojazdów do zastosowania 
się do proponowanych reguł.Bezplatnym wjazdem do miasta przez okres 5lat objąć osoby pracujące i uczące się w Krakowie. Proponuje 
aby poza ścisłym zarządem miast z prezydentem miasta na czele ,żaden  inny urzędnik nie powinien korzystać z auta służbowego a do 
pracy powinien dojeżdżac komunikacja miejska na własny koszt. Najbardziej wiarygodna weryfikacja proponowanych zapisów będzie, kiedy 
urzędnicy miejscy (wszystkie instytucje zarządzane przez miasto) zostali zobowiązani przez 1 rok do korzystania na własny koszt wyłącznie 
z komunikacji miejskiej. Po tym czasie przekazu zarządowi miasta swoje uwagi sugestie w odniesieniu do SCT.

1.7.25 8:14:32 Euro 5 dla wszystkich diesli i euro 3 dla benzynowych. Poza tym granica roku 2014 to właśnie euro 5, więc czym się różni emisja spalin w samochodzie z 2012 od tego z  2014, otóż niczym Podział społeczeństwa jak Nazisci Szukanie pieniędzy 
1.7.25 8:15:20 Stare miasto, Kazimierz, Stare Podgorze W Krakowie brakuje parkingów typu park and ride od strony Bronowic i Debnik Takie rozwiązanie funkcjonuje w innych miastach europejskich, więc jest warte uwagi Zasady powinny być jasne i zrozumiałe. Listy wyjątków powodują haos interpretacyjny
1.7.25 8:16:06 uważam że sam pomysł jest nietrafiony i służy zubożeniu społeczeństwa , gdyż większości nie będzie stać na wymianę pojazdu na spełniający wymogi , a dodatkowo obniży ilość turystów sfera to ograniczenie wolności poruszania się skoro średni wiek auta w Polsce to 15-20 lat to strefa nie ma sensu wyciąganie pieniędzy od kierowców  
1.7.25 8:16:42 W covidzie brak ruchu na ulicach nie poprawił jakości powietrza. Uważam,  że obszar ten jest zła propozycją 2000r dla benzyny i 2010 dla desla Mieszkańcy którzy jeżdżą złomami to często bidnie ludzi. Dajcie im kasę na zmianę auta. Nie ma czegoś takiego jak kasa za wjazd. Albo czyste środowisko albo nic Pod szczególnym nadzorem powinny być auta polityków i władz miasta oraz urzędników. Dla nich nie ma wyłączenia. Nie ma opłat. Brak 

auta jakie powinno być. Wypad z Krakowa. 
1.7.25 8:16:55 Całkowicie zlikwidować SCT Cały Kraków Auta LPG wyjęte spod obostrzeń jako auta jeżdżące na paliwie ekologicznym Całkowite likwidacja SCT Pokazuje że chodzi tylko o pieniądze. Auta na LPG
1.7.25 8:17:08 Nie powinno być żadnych stref czystego transportu ! Dwutlenek węgla jest potrzebny roślinom do życia -reakcja fotosyntezy !!! Precz z religią klimatyczną, to jest zielony komunizm !!! Nie powinno być żadnych stref czystego transportu ! Dwutlenek węgla jest potrzebny roślinom do życia -reakcja fotosyntezy !!! Precz 

z religią klimatyczną, to jest zielony komunizm !!!
Nie powinno być żadnych stref czystego transportu ! Dwutlenek węgla jest potrzebny roślinom do życia -reakcja fotosyntezy !!! Precz z religią klimatyczną, to jest zielony komunizm !!! Nie powinno być żadnych stref czystego transportu ! Dwutlenek węgla jest potrzebny 

roślinom do życia -reakcja fotosyntezy !!! Precz z religią klimatyczną, to jest zielony 
komunizm !!!

Nie powinno być żadnych stref czystego transportu ! Dwutlenek węgla jest potrzebny roślinom do życia -reakcja fotosyntezy !!! Precz z religią klimatyczną, to jest zielony komunizm !!! Nie powinno być żadnych stref czystego transportu ! Dwutlenek węgla jest potrzebny roślinom do życia -reakcja fotosyntezy !!! Precz z 
religią klimatyczną, to jest zielony komunizm !!!

1.7.25 8:17:53 Kraków bez żadnych stref. Kraków bez żadnych stref Euro 2 dla wszystkich samochodów Nie powinno być żadnych stref znaczne ograniczenie i niepotrzebne Nie wprowadzać żadnych stref
1.7.25 8:19:59 Strefa powinna zostać zmniejszona, aby nie obejmowała nadal w zasadzie całego miasta, a jedynie jego część, na przykład ścisłe centrum. Moim zdaniem jest to zła propozycja że względu na to że dostęp do pozostałych krakowskich szpitali nadal jest ograniczony. Od kilku lat była mowa o samochodach z silnikiem diesla spełniających normę euro 5, podniesienie z dnia na dzień wymaganej normy do euro 6 zmusi wiele osób do wymiany 

stosunkowo nowych samochodów. Niejednokrotnie wymienionych niedawno na takie które miały być zgodne z poprzednią propozycją STC. W związku z czym norma powinna zostać 
obniżona do tej o której była mowa w ramach poprzedniej propozycji, przynajmniej do 2030 roku.

O ile samo rozwiązanie jest dobrym pomysłem to stawka jest zbyt wysoka.

1.7.25 8:20:09 Jeżeli już ma się pojawić SCT - to wyłącznie ścisłe centrum (strefa parkingowa A) Park and Ride na Małym Płaszowie, Park and Ride na Ruczaju - Nie wszyscy mieszkańcy Krakowa są zameldowani w Krakowie - ja mieszkam tutaj 11 lat i 
ze względu na brak własnościowego mieszkania w Krakowie nadal jestem zameldowany 
w miejscowości rodzinnej i tam też mam zarejestrowany samochód. Jeżeli taki proces 
wyłączeniowy miałby zostać wprowadzony, to powinien włączać również takie przypadki 
podparte umową o pracę / umową najmu w Krakowie.

czyli nie chodzi tu o ekologię, tylko o pieniądze - od samego początku. -

1.7.25 8:20:49 Ścisłe centrum miasta Wszystkie szpitale, wszystkie parkingi P&R Euro4, tak jak w Niemczech 
1.7.25 8:20:55 Wprowadzanie takich stref to  totalny idiotyzm Wyglodac to bedzie tak ze jak sie nie.ma kasy na lepsze autko to rowerek lub komunikacja miejska Wydzieona strefa to bzdura np strefa obejmie  moja ulice a 

sasiad obok bedzie poza i za plotem odpali 30 letniego dizla i bedzie ok W tym wszystlim chodzi  tylko o kase a nie o nasze zdrowie
Zadnych stref to doprowadzi do wielu klutni i sporow Niech wlodaze miasta Krakow przestana betonowac to miasto  to przyroda 
sama spbie z tym pseudo smogiem poradzi PROSZE SIE COFNAC W CZASIE i sprawdzic sobie okres pandemi gdy byl ograniczony ruch 
na miescie Jadac autem uslyszalem w radiu a ruch na miescie w tym okresie zeczywiscie byl znikomy Stezenie ruznych substancji nas 
trujacych bylo jeszcze wieksze niz przed pandemia I gdzie wtedy byly madre glowy by sie na ten temat wypowiedziec Przyczyna jest 
podstawowa brak stref przewiewu w miescie powoduje te zawiesine ktura sie nad naszymi glowami utrzymuje WIECEJ  BUDUJCIE W 
TYM MIESCIE  a zadne strefy nas nie uratuja ja nie jestem przeciwny rozwojowi miasta  ale sprzeciwiam sie temu by nie napelniac 
kieszeni deweloperom a pomyslec na czas o nas mieszkancach  Teraz niby o nas sie martwic zaczynaja BZDURA Za bledy wlodazy 
miasta zostaniemy jak zwykle z reszta ukarani my Przepraszam nie do konca bo jak kasiorki jakims cuden uda nam sie uzbierac to za 
oplata wiedziemy do smierdziacego KRAKOWA

Tylko  nowe elektryki z Niemiec Argumentuje to tym czym kieruje sie Nasz Premier nasza gospodarke trzeba zniszczyc by Niemiecka ratowac Gdzie tu ses tych stref  Krakow dla bogatych nam szykuja

1.7.25 8:21:17 Strefa tylko w ścisłym centrum miasta Jest to nieporozumienie nowsze samochody z dużymi silnikami np. Mercedes GLC SUV potrafi bardziej zanieczyszczać powietrze niż stary matiz z silnikiem 1.0. Dodatkowo wszystkie stare 
autobusy które, dymią czarnym dymem. Powinniśmy się bardziej skopić na planie zagospodarowania przestrzennego, korytarzach powietrznych i gminach ościennych które palą czym 
popadnie. 

Brak wprowadzenia strefy Brak wprowadzenia strefy Brak wprowadzenia strefy 

1.7.25 8:21:26 Całe miasto bez Nowej Huty,,Rybitw, Płaszowa i Bieżanowa Auta nie starsze niż 10 lat A diesle spełniające normy ( z 10 ostatnich lat)tylko za opłatą 2 lata MOżna tak zrobić- że stawka rośnie wykładniczo z każdą godziną
1.7.25 8:21:33 Tylko Rynek brak strefy podstawą badanie na stacji okręgowej pojazdów a nie norma Euro Dla wszystkich Kolejny zarobek - negatywna ocena brak strefy najlepsze rozwiązanie - uszczelnienie przeglądów na stacjach diagnostycznych jest rozwiązaniem 
1.7.25 8:22:00 Tylko ścisle centrum miasta.
1.7.25 8:22:14 Kategorycznie zlikwidować,  co ma zrobić ktoś kogo nie stać na nowsze auto?? Jest to ograniczanie swobód Obywatelskich 
1.7.25 8:23:02 Strefy SCT nie przyczyniają się do poprawienia jakości powietrza, generują koszty związane z wprowadzeniem i ich utrzymaniem. Należy zrezygnować z wprowadzenia na SCT na terenie Krakowa, jak i całego 

kraju.
Strefy SCT nie przyczyniają się do poprawienia jakości powietrza, generują koszty związane z wprowadzeniem i ich utrzymaniem. 
Należy zrezygnować z wprowadzenia na SCT na terenie Krakowa, jak i całego kraju.

Jak urząd zamierza sprawdzać intencję wjeżdzających do Krakowa? Czemu tylko jeden szpital? Czemu nie szpital dziecięcy? Dlaczego 
nie żeromski czy rydygier albo szpital uniwersytecki? Co jeżeli kobieta rodzi i zgodnie z zaleceniami lekarza powinna się udać do 
szpitala o 3 poziomie referencyjności. Czy nawet wjazd takim wypadku będzie sankcjonowany? To dyskryminacja ekonomiczna.

Strefy SCT nie przyczyniają się do poprawienia jakości powietrza, generują koszty związane z wprowadzeniem i ich utrzymaniem. Należy zrezygnować z wprowadzenia na SCT na terenie 
Krakowa, jak i całego kraju.

 Wszyscy wobec prawa są równi, a SCT dyskryminuje ludzi ze względu na sytuację ekonomiczną. Jeżeli ludzie zaczną dobrze zarabiać, będą wymieniać z czasem samochody na lepsze. 

Strefy SCT nie przyczyniają się do poprawienia jakości powietrza, generują koszty 
związane z wprowadzeniem i ich utrzymaniem. Należy zrezygnować z wprowadzenia na 
SCT na terenie Krakowa, jak i całego kraju.

Rozumiem, że Kraków wprowadzi dopłaty do nowych samochodów dla mieszkańców, 
tak aby koszty poniesione przez mieszkańców zostały zrekompensowane.

Strefy SCT nie przyczyniają się do poprawienia jakości powietrza, generują koszty związane z wprowadzeniem i ich utrzymaniem. Należy zrezygnować z wprowadzenia na SCT na terenie Krakowa, jak 
i całego kraju.

Dodatkowy bezsensowny pomysł generujący koszta dla magistratu i podatników. Średni wiek samochodów w Polsce to 16 lat. Norma euro 4 obowiązywała do 2009, czyli udział samochodów, euro 
5 do 2015. Łatwo wywnioskować, ze udział aut z tych roczników będzie się sukcesywnie zmniejszał na polskich drogach, więc w ciągu 10 lat średnio każdy będzie przesiadał się do aut no normie euro 
6 i wyższej. Problem się sam rozwiąże, bez konieczności dopłacania do opresyjnych rozwiązań. Środki na SCT można wydać w lepszy sposób.

Strefy SCT nie przyczyniają się do poprawienia jakości powietrza, generują koszty związane z wprowadzeniem i ich utrzymaniem. Należy 
zrezygnować z wprowadzenia na SCT na terenie Krakowa, jak i całego kraju.

Jeżeli SCT wejdzie to należy pozwolić wjechać samochodom, których właściciele nie są w stanie z powodów ekonomicznych 
(przeciwdziałanie dyskryminacji ekonomicznej) pozwolić sobie na nowe auto. Emeryci, reńciści, kombatanci, samotni rodzice, rodzice, 
rodziny wielodzietne, inwalidzi,  kobiety w ciąży, studenci, ludzie o niskich zarobkach (do średniej krajowej). Zakaz ten tak na prawdę 
powinien obowiązywać tylko samochody służbowe, służące do przewozu mienia, osób lub towarów. 

Czy SCT będzie kontrolować budowy na których pracuje ciężki sprzęt jak koparki, które generują potężne zanieszczyszczenia? Czy będzie 
kontrolować jednostki poruszające się po wiśle albo samoloty? Oczywiście to pytanie retoryczne.

1.7.25 8:23:03 Nie podoba mi się wcale wprowadzanie stref czystego powietrza .Chyba że komunikacja miejska będzie za darmo to proszę bardzo  .Ja nie godzę się żeby mieszkańcy miasta byli niewolnikami pewnej grupy 
społecznej która robi co chce .Przecież tu nie chodzi o czyste powietrze tylko o pieniądze i zniewolenie ludzi .

1.7.25 8:23:56 Głównie Stare Miasto i centrum Nie wszyscy mają możliwość na zakup nowych aut spełniających wymogi, a dodatkowe opłaty to kolejne obciążenie dla mieszkańców miasta i okolic. 
1.7.25 8:24:25 tak. Należy ją zmniejszyć do obszaru ścisłego centrum to jest rynku głównego obszar SCT w proponowanym zakresie to zamach na swobodę przemieszczania się mieszkańców miasta. Proszę o zmniejszenie strefy 

do obszaru ścisłego centrum to jest rynku głównego
niedopuszczenie do ruchu pojazdów z silnikiem diesla starszych niż rok produkcji 2014 jest bardzo rygorystycznym i krzywdzącym postulatem. Proszę o złagodzenie tego rygorystycznego 
wymogu. Proponuję niedopuszczenie do ruchu w SCT pojazdów z silnikiem diesla starszych niż rok produkcji 2005 r. Silniki diesla na przykład z jednostką TDI są niezwykle oszczędne i 
bardzo ekonomiczne w spalaniu tym samym są bardzo ekologiczne

Proponuję 10 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców 
Krakowa

niekorzystnie oceniam ją korzystnie ale proponuję rozszerzyć ten katalog o szereg innych pozycji jak na przykład pojazdy kierowane przez osoby z 
niepełnosprawnością lub osoby pracujące w administracji samorządowej, które zarabiają nieduże pieniądze a dojeżdżają do pracy z poza 
Krakowa

1.7.25 8:24:42 Ogródek Jacka Majchrowskiego Cały Kraków z wyłączeniem Ogródka Jacka Majchrowskiego Ogródek Jacka Majchrowskiego 200 lat Źle Mieszkańcy RP z wyjątkiem aktywnych posłów KO
1.7.25 8:24:46 Udowodniono, że ograniczenie prędkości w miastach wpływa znacznie na zanieczyszczenie. SCT nie ma sensu. Ważnym miejscem z ograniczeniami powinien być urząd miejski oraz osiedle w którym mieszka prezydent Krakowa. Toyota Prius hybrid 1997 roku. Generuje:

-138 g/km CO2
-0.012–0.018 g/km NOx

Nie wjeździe do SCT od 2026 roku.

BMW X7 2024. Ma silnik diesla. Generuje:
- 205 g/km CO2
- 0.035 g/km NOx

Ma dożywotni wjazd do SCT

Przestańcie się wygłupiać. Patrz punkt 3. Totalny bezsens. Zabytkowe auta często nie posiadają katalizatora.

1.7.25 8:25:16 Wyłącznie ścisłe centrum miasta. Zasady nie powinny dotyczyć mieszkańców Krakowa. Zamiast tego proponuje ustawić 
płatne rogatki dla przyjezdnych z po za miasta. 

Fatalne. Z moich podatków budowana jest infrastruktura miejska. Mam dwa razy płacić za to samo? Zupełna bzdura. Pojazd historyczny - starszy niż 27 letni, to mniej szkodzi? Pomysł że strefą uznaję za fatalny i godzący w prawa uboższych 
obywateli miasta Krakowa, których nie stać na kupno nowszego samochodu. 

1.7.25 8:25:44 Jako mieszkaniec Krakowa, (pracujący na co dzień poza granicami Miasta), uważam, że należy porzucić pomysł wprowadzenia Strefy Czystego Transportu. Projekt jakiegokolwiek ograniczenia jest szkodliwy i 
uciążliwy dla wszystkich. NIE ZGADZAM SIĘ NA STREFĘ CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE w jakimkolwiek kształcie. 

Uważam, że żaden obszar w Krakowie nie powinien być obejmowany strefą. NIE ZGADZAM SIĘ NA STREFĘ CZYSTEGO TRANSPORTU W 
KRAKOWIE w jakimkolwiek kształcie. 

Uważam, że wprowadzanie strefy to sposób na wyciągnięcie pieniędzy z portfelów mieszkańców i innych obywateli, a nie walka o czyste powietrze w mieście. NIE ZGADZAM SIĘ NA 
STREFĘ CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE w jakimkolwiek kształcie. 

Najlepszym rozwiązaniem będzie porzucenie tej absurdalnej idei. NIE ZGADZAM SIĘ NA 
STREFĘ CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE w jakimkolwiek kształcie. 

To głupota w czystej postaci. Starsze samochody z mniejszym silnikiem, emitujące mniej cząstek nie wjadą, ale nowe potężne suvy z EURO6 już tak, mimo że emitują więcej cząstek. NIE ZGADZAM 
SIĘ NA STREFĘ CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE w jakimkolwiek kształcie. 

Nie zgadzam się bazowo z ideą wprowadzenia strefy. Założenia są błędne, a brak rzeczowej argumentacji ze strony urzędników tylko 
potwierdza fakt, ze nie chodzi o czyste powietrze, a ideologię w imię której utrudni się życie zwykłych ludzi. NIE ZGADZAM SIĘ NA STREFĘ 
CZYSTEGO TRANSPORTU W KRAKOWIE w jakimkolwiek kształcie. 

1.7.25 8:26:07 Żadnej strefy nie powinno być. Całe miasto powinno być dostępne. Żadnych ograniczeń. Jest to niesprawiedliwe. Żadnych regulacji. Żadnych opłat. Wszyscy powinni wjeżdżać.
1.7.25 8:27:24 Całkowity brak strefy Cały kraków powinien byc dostepny dla kazdego Brak SCT Wyłączenie dla wszyskich Kradzież Wszyscy pownni zostac uwzglednieni, bo sct to zwykly rabunek
1.7.25 8:28:27 Propozycje nierównego traktowania z poza Krakowa -NIE ZGODNE Z KONSTYTUCJĄ Dojazd do pracy i rodziny. Wcześniejsza uchwała zakładała że diesle muszą mieć EURO 5 do któregoś roku taki auto kupiliśmy a teraz czytam że EURO 6- nie wszystkich stać wymieniać tak auta. Wyciągnięcie od ludzi pieniędzy Nie można dyskryminować osoby z poza Krakowa -NIE ZGODNE Z Ustawą Zasadniczą 
1.7.25 8:28:31 Strefa powinna obejmować obszar rynku głównego. Nie może wykraczać dalej. Nie jest.  Za mało wyłączeń. Normy powinny być zwiększone tj. Diesle 2022 i benzyna 2020 ale obszar to tylko rynek. Bez wyłączenia dla wszystkich. Bardzo źle. Strefa tylko obejmująca rynek. 
1.7.25 8:29:34 SCT powinna obejmować tylko centrum miasta i nie ograniczać prawa dostępu mieszkańców do szpitali i urzędów. Takie rozwiązanie ograranicza i dyskryminuje mieszkańców województwa. SCT powinna obejmować tylko obszar centrum miasta np. 

do Alej
Wszystkie samochody które zostały dopuszczone do ruchu i co roku przechodzą przegląd techniczny mają prawo do poruszania po wszystkich drogach, w przeciwnym przypadku jest to 
dyskryminacja właścicieli tych pojazdów.

Przecież to jakaś fikcja i kolejna dyskryminacja. SCT z wyłączeniniami ? Przecież to już 
wtedy nie jest SCT. Myślę że chodzi o ograniczenie ruchu w mieście z którym urzędnicy 
sobie nie radzą.

Kolejna fikcja, ale pieniądz już nie śmierdzi. Kolejna fikcja i dyskryminacja.

1.7.25 8:29:47 Proponuję ograniczyć strefę do prywatnego terenu autorów projektu. Drogi publiczne i ulice miast są dla wszystkich, natomiast pojazdy mają spełniać określone normy emisji. Rok produkcji nie ma tu nic do 
rzeczy

Taki przepis mógłby ewentualnie dotyczyć aut zakupionych po wyjściu w życie całego 
projektu. Mieszkaniec Krakowa, który kupił samochód przed wejściem o życie 
ograniczeń, powinien mieć prawo do użytkowania swojego auta tak długo jak długo 
spełnia ono przepisy ogólne

W tym punkcie się wydało, że wcale nie chodzi o czyste powietrze. Co ze starymi pociągami? Co ze starymi łodziami, które pływają po 
Wiśle?

1.7.25 8:30:37 Uważam że strefa nie powinna obowiązywać na terenie praktycznie całego miasta tylko np w ścisłym centrum. Oraz uważam że proponowane normy są zbyt rygorystyczne i najbardziej dotkną biedniejszych 
osób 

Ogromnie wygórowane jest to jedyny dobry pomysł w tej strefie wyciąganie kasy a nie ekologia 

1.7.25 8:30:42 Czemu mieszkańcy Krk mają przywileje a reszta nie? To tak jak by powiedzieć by 
mieszkańcy Krk nie wyjeżdżali poza miasto.

Jak zapłacą to już będą EKO. Parkingi w Krk są płatne i to nie mało do tego jeszcze opłaty ekologiczne. Ile ludzie mają jeszcze płacić? Ciągle mało.

1.7.25 8:31:14 Ograniczona do ścisłego centrum Brak sensu - możliwość wjazdu nowego samochodu z wielkim silnikiem, brak możliwości wjazdu pojazdu benzynowego z małym silnikiem starszego rocznika… STREFA DLA BOGATYCH Dla mieszkańców Krakowa i okolic płatność za paliwo i parkingi a do tego jeszcze opłaty za SCT… złe rozwiązanie 
1.7.25 8:31:18 Żadna strefa w tym, ani innym mieście nie ma na celu poprawienia jakości powietrza. Żadna strefa w tym, ani innym mieście nie ma na celu poprawienia jakości powietrza. Wymagania są wyssane z palca i nie mają żadnego przełożenia na rzeczywistość, co doprowadzi do kuriozalnych sytuacji gdzie starszy samochód będzie mógł wjechać tam, gdzie młodszy 

nie. Kryterium powinny być badania techniczne i odpowiednia kategoria dla pojazdu po takim badaniu NIEZALEŻNIE od wieku pojazdu!
A poza tym żadna strefa w tym, ani innym mieście nie ma na celu poprawienia jakości powietrza.

Żadna strefa w tym, ani innym mieście nie ma na celu poprawienia jakości powietrza. To jest absurdalnie nieuczciwe i nierówne traktowanie. Gdzie konstytucja i prawo równości? Dzielicie na lepszych i gorszych? Żadna strefa w tym, ani innym mieście nie ma na celu poprawienia jakości powietrza.

1.7.25 8:31:37 Powinna być analogicznie duża jak Strefa Płatnego parkowania. Parking Park &Ride : Kurdwanów, Czerwone Maki i wszystkie wokoło Krakowa tego typu parkingi Diesle powinny mieć minimum Euro 6 ( produkcja od 2014 roku ) . Reszta OK Mieszkaniec do momentu zbycia samochodu powinien mieć możliwość jazdy swoim 
samochodem bez ograniczeń.

Stanowczo za wysokie opłaty ( wychodzi 500 zł miesięcznie!!!! ) 50 zł / mc to max . Pojazdy zabytkowe powinny mieć nieograniczony wjazd do strefy ( bez określenia max ilości dni w roku) . Jeżeli w pojeździe jedzie 
minimum 4 osoby to również opłata nie powinna obowiązywać. 

1.7.25 8:31:38 Zapoznałam się, uważam że strefa jest niepotrzebna w ogóle. Park and ride Krowodrza Górka Jestem przeciwko całej inicjatywie, ale gdybym musiała wybrać, to wolałam poprzednia propozycję, gdy strefą miały być objęte pojazdy wyprodukowane przez 2000 rokiem. Mieszkańcy Krakowa to jedno, ale mieszkańcy sąsiednich gmin są traktowani gorzej, a to 
oni mają dalej i potrzebują korzystać z samochodów. Komunikacja miejska do 
ościennych gmin jest niewydolna, autobusów jest mało, a w nocy nie ma w ogóle, a 
wybudowane parkingi p+r (np. w okolicy Krowodrzy Górki) są za małe. To realnie 
utrudnia korzystanie z komunikacji miejskiej. 

Jestem przeciwna strefie w ogóle, uważam że uderza ona w ludzi, którzy dbali o swoje samochody właśnie po to, żeby móc długo z nich korzystać. Więc uważam, że w ogóle takie rozwiązanie jest nie 
w porządku. Ale jeżeli strefa miałaby być, to aby nie wykluczać całkiem części społeczeństwa, musi być też jakiś mechanizm pozwalający mimo wszystko wjechać do miasta. 

Znowu, idea strefy wprowadza niepotrzebną antagonizację między mieszkańcami Krakowa, a mieszkańcami ościennych gmin, którzy 
pracując na codzień w mieście przyczyniają się do jego rozwoju, a są ciągle traktowani jak ludzie drugiej kategorii. Rozumiem benefity dla 
osób płacących podatki w mieście, ale bez przesady. Jestem przeciwna za daleko idący podziałom, uważam, że mieszkańcy aglomeracji 
krakowskiej również powinni być w tym względzie traktowani jak mieszkańcy Krakowa, a nie jak turyści. 

1.7.25 8:32:11 Proponuję, aby nie wprowadzać stref czystego transportu. Nie jest, ponieważ stref czystego transportu nie powinno być wcale. Jest to fatalne rozwiązanie.
1.7.25 8:32:31 Do obszaru pierwszej obwodnicy Wiekszość placowek medycznych jest w centrum. Te propozycje yo kpina. Te obecne pomysly nie mają zadnego uzasadnienia naukowego. Tylko polityczne. To nierówne traktowanie obywateli. Czyli wprowadzenie SCT to jedynie decyzja pod 

publikę, a nie mająca poprawić czystość powietrza.
Oplaty są za wysokie. Lepszy efekt ekologiczny dałoby obnizenie cen MPK, lub darmowa komunikacja miejska. Populistczna propozycja. Nierówne traktowanie obywateli. Ludzie rowni i rowniejsi wg. urzędników.

1.7.25 8:33:27 Obręb plant krakowskich Nie ma potrzeby ponieważ sct powinna obejmowac tylko okolice plant krakowskich Totalna bzdura, równie dobrze można strefy nie wprowadzać
1.7.25 8:33:56 Strefa nie może dotyczyć mieszkańców oraz osób płacących w krk podatki Osoby spoza krk i nie płacące tutaj podatków powinny mieć dojazd do każdego park and ride. Strefa nie może dotyczyć mieszkańców oraz osób płacących w krk podatki Strefa nie może dotyczyć mieszkańców oraz osób płacących w krk podatki Nie mam zdania
1.7.25 8:35:47 Każdy parking park and ride. Istniejący oraz utworzony w przyszłości powinien być wyłączony ze strefy i umożliwiony dojazd.

Dojazd do aptek i ośrodków zdrowia w pobliżu granic miasta. 
Dojazd do wszystkich Punktów SOR. W innym przypadku ludzie ze strachu mogą nie pojechać z potrzebą pilnej pomocy medycznej!!

Dla mieszkańców oraz mieszkańców gmin ościennych. Opłata powinna być racjonalna i wynieść na przykład w przypadku wjazdu całodziennego maksymalnie 3 krotność biletu dziennego komunikacji miejskiej i powinna być zależna od cen biletów 
komunikacji miejskiej.

Pojazdy osób z grupą inwalidzką, osoby powyżej 75 roku życia (ewentualnie wraz z młodszym jednym kierowcą)

1.7.25 8:36:13 Jeśli już to ścisłe centrum wewnątrz Plant. Strefa jest za duża. Te kilka miejsc nie zaspokaja potrzeb dojazdu dla osób z poza Krakowa. Co z supermarketami, KRUSem, 
Starostwem, innymi urzędami, sądami, szpitalami? 

Zakazanie Euro5 dla osób spoza Krakowa jest:
- niesprawiedliwe 
- niezgodne z Konstytucją (Art.32 Konstytucji RP)
- nielogiczne - poziom emisji Euro5 nie różni się prawie wcale od Euro6
- z biegiem lat starsze auta i tak zostaną naturalnie wymienione na nowsze

Jest to rozwiązanie niesprawiedliwe i dyskryminujące osoby spoza Krakowa. 10-15 lat 
wyłączenia dla wszystkich pozwoli wymienić samochody na nowsze. (Art.32 Konstytucji 
RP)

Jest nielogiczne. Załóżmy, że wszyscy dalej będą wjeżdżać i płacić. Czy zmniejszy to zanieczyszczenie powietrza? Pewnie nie ale zwiększy ilość pieniędzy w kasie miasta (czy o to chodzi?). Pomijam już 
przytaczany wyżej fakt, że płacenie za wjazd na teren który jest współwłasnością każdego Polaka (Art.1 , Art.32 Konstytucji RP) jest dyskryminujące.

Znowu dyskryminacja. Odnoszę państwa do konstytucji (Art.32 Konstytucji RP)

1.7.25 8:37:14 Odpowiedzialność karna urzędu miasta Krakowa oraz urzędników odpowiedzialnych za STC w przypadku 1 dniowego przekroczenia norm zanieczyszczenia powietrza podczas działania STC Cały Kraków powinien być dostępny Każdy sprawny pojazd, zweryfikowany na stacji kontroli pojazdów. całkowita likwidacja STC dla mieszkańców Krakowa Ochrona środowiska ochrona ale jak widać kasa musi się zgadzać, Czyli za 500 zł samochód jest już ekologiczny. Widzę tutaj wielkie nadużycia którym musiała by się przyjrzeć  niezależna prokuratura Każdy pojazd osoby płacącej podatek w mieście Krakowie, ponieważ to z tych pieniędzy jest utrzymywany Kraków  a przede wszystkim 
Urząd miasta Krakowa oraz podległe mu instytucja takie jak np. ZIKIT 

1.7.25 8:38:28 Wycofać się z pomysłu Należy wycofywać się z pomysłu Należy wycofywać się z pomysłu Należy wycofywać się z pomysłu Należy wycofywać się z pomysłu Należy wycofywać się z pomysłu 
1.7.25 8:39:17 W ogóle nie powinno jej być. Problemem jest blokowanie korytarzy powietrznych przez kolejne osiedla i brak zieleni. SCT to bzdura. Nie wprowadzać SCT. Dotacji nie dostaniecie? Zarządzanie miastem wymaga 

umiejętności. Skoro nie potraficie niem zarządzać i liczycie na dotacje, to nie powinniście 
nim zarządzać - parafrazując Kaczyńskiego

jest bez sensu z samego założenia. zapłacę 500 zł miesięcznie i będę rozbijał się Ursusem po Starowiślnej.  "Strefa CZYSTEGO Transportu" - kpina! drogiego to się zgodzę. Tak, uwzględniona powinna być każda osoba z Polskim obywatelstwem. SCT to zło

1.7.25 8:39:22 Powinna obowiązywać wyłącznie w ścisłym centrum miasta Miejsce pracy Euro 4 diesel, euro 3 benzyna Powinno obowiązywać również dla mieszkańców przyległych miejscowości 
dojeżdżających do pracy

Powinno obowiązywać również dla mieszkańców przyległych miejscowości dojeżdżających do pracy

1.7.25 8:39:48 NIE TAK BEZ SENSU DYSKRYMINACJA POZOSTAŁYCH LUDZI, W RAMACH ODWTU PROPONUJĘ N I E  W Y P U S 
Z C Z A Ć  Z KRAKOWA NIKOGO  

NIE BZDURA

1.7.25 8:39:52 Najlepiej aby nie było takiej strefy. Jak widać po zmianie z kopciuchów na ekologiczne źródła ogrzewania poprawił się stan powietrza w mieście. Nie potrzebujemy takiej strefy. Lepiej edukować niż nakazywać lub zakazywać Nie wprowadzać !! Jest to zbędne i niepotrzebne a będzie generować tylko dodatkowe problemy Typowy skok na kasę dlatego nie wprowadzajmy tego dziwacznego przrpisu Ponownie widzę iż jest to siłowa chęć wprowadzenia czegoś co ludzie nie chcą i dzielą Polskę i ludność. 
1.7.25 8:40:22 żadnych granic, chyba że dla wszystkich żadnych granic, chyba że dla wszystkich żadnych granic, chyba że dla wszystkich żadnych granic, chyba że dla wszystkich żadnych granic, chyba że dla wszystkich żadnych granic, chyba że dla wszystkich
1.7.25 8:40:55 Uważam, iż WSZYSTKIE szpitale oraz urzędy będące w strefie zainteresowań osób mieszkających poza miastem powinny znaleźć się na liście punktów z umożliwionym dojazdem. Chociaż jeszcze lepszą opcją 

było by utworzenie strefy szpitalno-urzędowej poza Krakowem lub w rejonie szpitala uniwerysteckiego na Jakubowskiego z wolnym dojazdem oraz ograniczenie SCT do starego miasta na czas budowy takiej 
strefy.

W Krakowie jest zbyt wiele punktów szpitalno-urzędowych będących w strefie zainteresowań i potrzeb osób spoza Krakowa. 
Proponuję budowę strefy szpitalno-urzędowej na obrzeżu miasta zawierającej wszystkie specjalistyczne szpitale i jednostki urzędowe 
znajdujące się na terenie miasta oraz ograniczenie SCT do starego miasta na czas budowy takiej strefy. Ograniczenie dostępu do tych 
punktów osobom spoza miasta jest dyskryminacją ich praw do swobodnego dostępu do takich miejsc.

SCT powinna być regulowana do średniego wieku aut w Polsce. Inaczej w krótkim czasie miasto będzie wykluczone dla dużej grupy społecznej i stanie się klubem dla najbogatszych. Dyskryminacja - w czym mieszkaniec np. Zabierzowa jest gorszy od Krakowianina ? Jestem na tak - stawka jednak powinna być tworzona w oparciu, iż SCT wyklucza społecznie najbiedniejszych, biednych i średniomniej zarabiających. Tu też stawka nie powinna być na 
proponowanym poziomie 2,50zł/h ale na 1,50zł/h i stawka dzienna 20 zł jest duża ale jeszcze znośna natomiast miesięczna powinna wynosić 200 zł.

Wszyscy po równo - chcecie SCT to zero zabytkowych aut, żadnych wyjątków i dyskryminacji. Dla elektryków przeliczona powinna być 
norma EURO na produkcję substancji szkodliwych i późniejszą ich utylizację.

1.7.25 8:41:20 wyłącznie w obrębie tzw.2 obwodnicy (Aleje 3-ch Wieszczów , Dietla i td) 10 lat - stare samochody i tak znikną negatywnie - to rozwiązanie fiskalne , a nie proekologiczne tak jak w pkt 4
1.7.25 8:41:36 W pierwszej kolejności powinna być zapewniona bardzo dobra komunikacja publiczna żeby wprowadzać SCT. Uważam, że SCT powinno dotyczyć tylko ścisłego centrum Krakowa czyli Starego Miasta. 

Samochody z silnikiem wysokoprężnym powinny być dozwolone (diesel) powinny być dozwolone od normy EURO 4. 
Osoby dojeżdżających z południowych stron nie mają możliwości zaparkować i skorzystać z komunikacji publicznej Samochody z silnikiem wysokoprężnym (diesle) norma EURO 4, samochody benzynowe norma EURO 4 Każdy powinien być równo traktowany przez prawo bez wyjątków czyli jeśli mieszkańcy 

Krakowa są wyłączeni spod wymogów SCT to reszta ludzi też powinna. 
Jaki jest sens wprowadzać opłaty jak nadal stare samochody "brudzą" powietrze? Po wpłaceniu pieniędzy magicznie nie będą mnie "brudzić" Uważam, że Kraków nie jest przygotowane, do wprowadzenia SCT. Komunikacja publiczne jest bardzo słabo rozwinięta.

1.7.25 8:41:46 tylko zabytkowe części miasta i gdzie jest natężony ruch pieszych więcej takich miejsc gdzie można zostawić auto i przesiąść się do transportu publicznego porzucić standardy i dla wszystkich jednakowo nawet dla elektryków ok ale policja i stacje diagnostyczne sprawdzają emisje spalin czy jest ok zaopatrzenie dojeżdżające do firm i sklepów
1.7.25 8:42:32 Początkowo jak najmniejsza, aby sprawdzić jej rzeczywisty wpływ na środowisko nie drenując finansowo właścicieli samochodów nie spełniających wymagań. Dlaczego wybiórczo traktują Państwo dojazd do szpitali. Gdzie dojazd do: Szpitala Narutowicza, Jana Pawła II, Rydygiera, Instytutu 

Onkologii itd... Najprościej jest iść po najniższej linii oporu. 
Dlaczego w 2030 Euro 6dt dla Diesli? Norma Euro6 ma stałe wymagania dotyczące emisji NOx dla wszystkich jej mutacji (Euro6, Euro6dt, Euro6D), łącznie z planowaną normą Euro7. 
Dlaczego samochód spełniający normę Euro6 z 2018 roku może wjechać do strefy, a już ten z 2016 nie, który również spełnia normę Euro6?!!! To ogromna dyskryminacja dla właścicieli 
pojazdów z silnikami Diesla. Norma Euro5 w tym przypadku jest optymalna zupełnie, bo stanowi kompromis. Opamiętajcie się w swoich zapędach!!!

A dlaczego 5lat. Skoro za 5lat, to po co nam SCT, która niczego nie zmienia poza sianiem 
zamieszania i fermentu w społeczeństwie. Myślę, że patrząc na komentarze w mediach 
społecznościowych ludzie mają ogólnie tego serdecznie dość, bo jest to robione bez ładu 
i składu. Wprowadzić początkowe łagodne wymagania podobne do tych np. w 
Niemczech i obserować. Być może nie będzie potrzeby zaostrzać wymogów, a Wy chcecie 
poczekać i przywalić z "grubej rury"!!!

Nowy podatek. Mało podatków płacimy. Pieniądze, albo ekologia o której cały czas mówicie. Poza tym czym jest gorszy pracujący w Krakowie mieszkaniec miejscowości z której musi dojechać od 
mieszkańca Krakowa, czy pacjent szpitala. Dlaczego próbujecie dzielić ludzi! 

1.7.25 8:43:28 strefa czystego transportu powinna być tylko w obrębie rynku głównego i co najwyżej do granic plant są jeszcze inne szpitale, większość lekarzy specjalistów jest w tym obszarze, nie mówiąc już o urzędach, sądach itp. co za tuman to 
wymyslił

jeżeli samochód ma aktualny przegląd, to o co chodzi, przecież na przeglądzie sprawdzają spaliny, idiotyczne podejście, jeżeli samochód przechodzi przegląd, zaprzeczenie idei, to o co chodzi o czyste powietrze czy dodatkowe pieniądze? cały ten pomysł z SCT, to jest zły pomysł i on nie zadziała wogóle, a będzie rodził wiele problemów o których wymyślatorzy SCT nie mają 
pojęcia

1.7.25 8:44:11 Obojetne lokalizacje granic, jasno oznaczone, monitorowane automatycznie z automatyczna weryfikacja dostepu oraz automatycznym naliczaniem oplat. Identyfikacja po numerze rejestracyjnym pojazdu. Blad, oplaty naliczane wszystkim. Elektroniczny i automatyczny system do odwolywania sie w okreslonych przypadkach. Jest ok. 2 lata Bledne rozwiazanie, faworyzujace bogatsza grupe spoleczna. Akceptowalna forma bylaby oplata jako procent od dochodow, przychodow, wartosci samochodu w formie rowanania. Ok, taxi i przewoz osob nie moga byc w wyjatkach.
1.7.25 8:44:15 Nowoczesne silniki wysokoprężne są niestety bardziej szkodliwe niż stare a to za sprawą cząstek które są bardzo małe i unoszą się w powietrzu w przeciwieństwie do starych pojazdów Z 

niższymi normami. Ponieważ starych pojazdów jest już niewiele a pseudo ekologicznych nowych diesel jest mnóstwo powinno się jak najbardziej ograniczyć wjazd do całego miasta tych 
pojazdów. Natomiast pojazdy z silnikem o zapłonie iskrowym wystarczy norma euro 3 albo 2004 rok ich i tak ubywa z miasta. 

1.7.25 8:44:36 brak Ze strefy powinny zostać wykluczone samochody elektryczne z uwagi na bardzo wysoki koszt ekologiczny produkcji tych aut (wg. badań trzeba przejechać około 70 tysięcy kilometrów 
elektrykiem aby wyrównać koszt ekologiczny w porównaniu do samochodu spalinowego i to w sytuacji gdy energia elektryczna nie jest produkowana w 100% z węgla jak to ma miejsce w 
Polsce. Do tego dochodzi nierozwiązana kwestia utylizacji baterii, konieczność ich wymiany i moralny aspekt związany z wyzyskiem przy wydobyli litu, kobaltu itp. w krajach 3-ego świata)

5 lat to absolutne minimum, warto uniknąć szaleństwa zaproponowanego np. w 
Warszawie (3 lata)

no to chodzi o zbieranie pieniędzy czy ekologię w końcu? jeśli o ekologię to bzdura jakaś brak

1.7.25 8:44:42 Granica winna obejmować obszar wewnątrz trzeciej obwodnicy miasta. Do strefy nie powinny wjeżdżać samochody starsze niż średnia w Polsce (obecnie około 15 lat). Dopuszczenie do wjazdu pojazdów starszych oznacza, że nie wprowadzamy żadnej SCT 
tylko pozostawiamy stan obecny.

Maksymalnie jeden rok. Inaczej wprowadzenie SCT nie ma sensu. Żadnych ulg. Jeżeli kogoś stać na bilety wjazdu do strefy to stać go również na wymianę samochodu na nowszy. Żadnych wyjątków. Wprowadzenie ich oznacza większe koszty dla miasta, dłuższe kontrole, odwołania itp. itd.



1.7.25 8:44:54 Strefa czystego transportu w ogóle nie powinna istnieć. Nie powinny istnieć żadne wymagania dotyczące aut. Każde auto zarejestrowane i dopuszczone do ruchu powinno poruszać się bez ograniczeń po drogach publicznych. Jest to faworyzowanie osób bogatych i jeszcze większe zubożenie biednych. Jest to hipokryzja i szukanie dodatkowych dochodów dla miasta. Nie powinno być żadnych ograniczeń co do korzystania z legalnej własności, dopuszczonej przez organy państwowe.
1.7.25 8:45:57 Dobry pomysł Nie powinno być wyłączeń Żle
1.7.25 8:46:07 Nacisk powinien być położony na ścisłe centrum oraz szczególnie narażone na zanieczyszczenie dzielnice/ rejony miasta - Czyżyny, Podgórze Również nie należy wykluczać dostępu obywateli do szkół, urzędów, budynków administracyjnych. Z troski o mniej zamożnych obywateli miasta kraków powinno się złagodzić normy Euro dopuszczonych do użytku pojazdów ( Euro 3 dla pojazdów Benzynowych, Euro 5 dla Diesli. Każdy powinien być traktowany jednakowo, żeby nie tworzyć podziałów . jest to oszukiwanie rozwiązania, nastawienie na pobieranie opłat, którego celem nie jest poprawa jakość powietrza, a powiększanie budżetu miasta. Niesprawiedliwe rozwiązanie. Każdy powinien być traktowany jednakowo, żeby nie tworzyć podziałów . Wyjątkiem powinny być osoby z niepełnosprawnościami, leczące 

się, seniorzy. 
1.7.25 8:46:13 Tylko centrum miasta Dojazd do dworca Euro 5 dla diesli i na bezołowiową, euro 4 dla zgazowanych, zero doplat do elektryków. Kontrola spalania w centrach diagnostycznych zgodna z normą obowiązkowa. Ok Zero zgody dla pojazdów organizacji religijnych
1.7.25 8:47:24 Jedynie ulica przed Urzędem miasta. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym samochodem z ważnym badaniem techniczny i OC. Każdy sprawny i zarejestrowany samochód powinien móc się poruszać po całym mieście, bez ograniczeń. Nie powinno być żadnych SCT, uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez 

konstytucję. 
Oznacza to, że SCT nie ma żadnego logicznego podłoża (ekologia) i jest bezprawnym oszustwem. To dalej dyskryminacja obywateli tyle, że oparta o listę wyjątków. Jest to równie nieakceptowalne.

1.7.25 8:48:18 granica zero, wokół urzędu miasta incydentalne wjazdy nie powinny w ogóle być przedmiotem zakazów - jak już idziemy w chory system, to kilka wjazdów niezależnie od 
kategorii auta rocznie bez konsekwencji, nalepek, formularzy, spowiedzi u urzędników, pokuty.

standard emisji euro jest taki, że wjedzie SUV 6-litrowy co ma klasę wyższą a stary Passerati nie, mimo że emituje mniej gazów aktualnie uznanych za niebezpieczne to po co strefa? albo na grubo niech się mieszkańcy cieszą albo w ogóle komunizm czyli kupię sobie stare Ferrari i mam w 4 literach gościa co ma Passata w gazie 15 letniego, którego auto jest "beeeee"

1.7.25 8:48:31 Granice powinny być zachowane do ścisłego centrum Krakowa oraz Kazimierza. Ograniczenia powinny być wprowadzone etapami. Powinno się zacząć od normy Euro 3 i iść stopniowo w górę, a nie zaczynać od razu od Euro6 której większość pojazdów w Polsce nie 
spełnia.

Okres wyłączenia powinien wynosić przynajmniej 7-8 lat. Opłata powinna zostać zawarta w opłacie parkingowej Powinny zostać uwzględnione osoby posiadające miejsce zamieszkania w Krakowie ale niekoniecznie tam zameldowane

1.7.25 8:48:38 brak dojazdu do parkingów (przy galeriach/sklepach wielkopowierzchniowych na Bronowicach) od strony Olkusza wcześniejsze propozycje wyłączające jedynie pojazdy spełniające euro 1 i 2 dla pojazdów napędzanych Pb na chwilę obecną bardziej odpowiednie. do puki sieć parkingów PR nie zostanie rozbudowana na wszystkie główne wjazdy do 
miasta to powyższe wyłączenie rozszerzył bym na auta należące do mieszkańców 
aglomeracji krakowskiej

ok, ale jak z rozliczeniem wjazdu, jak ktoś wjeżdża rano wyjeżdża wieczorem, płaci 2x2.5 czy 20, auto przez cały dzień się nie porusza w strefie ?

1.7.25 8:48:55 Strefa powinna zostać zlikwidowana. Strefa powinna zostać zlikwidowana. Strefa powinna zostać zlikwidowana. Strefa powinna zostać zlikwidowana. Nie powinno być żadnych opłat. Jest to klasyczne wykluczenie komunikacyjne ludzi biedniejszych. Powinniśmy żyć w wolnym mieście, bez żadnych stref wykluczenia.
1.7.25 8:49:09  SCT należy wprowadzić dookoła UM i na ulicy przy której mieszka prezydent - dajcie spokój z wprowadzaniem na siłę czegoś czego ludzie nie chcą całe miasto wszystkie auta które przechodzą przegląd techniczny, prawo dopuszcza je do ruchu więc powinny mieć taką możliwość wykluczenie powinni być urzędnicy i politycy którzy wpadli na pomysł ze strefą jeśli auto jest dopuszczone do ruchu nie powinno mieć ograniczeń wjazdu STC jest projektem z którego należy zrezygnować 
1.7.25 8:49:30 Centrum miasta Dojaz do wszystkich szpitali gdyż każdy ma prawo do leczenia się Benzyniak norma euro 4 diesel norma euro 5 Nie jest to uczciwe gdyż duża liczba ludzi przyjezdża pracować w Krakowie z poza miasta a MPK już sobie nie radzi a nie gdy dostanie masę ludzi 
1.7.25 8:49:36 Pierwsza obwodnica ściśle centrum  jak już mają być takie wykluczenia komunikacyjne .  Co z przedsiębiorcami? kolejna grupa która zostanie wykluczona przez ograniczenie wjazdu samochodów do Krakowa, ewentualny 

możliwy wjazd za opłatą to jest zwykły wyzysk i żerowanie na mniej zamożnych obywatela Ch. 
2008r. Norma euro 4. Eko terrorystyczny wyzysk. Jaki to ma sens i jak się to ma do celu polepszenia się jakości powietrza??  Zwykły biznes miasta.... Pojazdy ciężarowe które dostarczają produkty do centrum miasta.... 

1.7.25 8:49:47 Strefa czystego transportu do pierwszej obwodnicy - czyli wokół Rynku Głównego- linia plant.  Strefa dla każdego - czy dla wybrańców. mp. Księcia Józefa, Tyniecka, Skotnicka, Zakopianka, Wielicka, -a może z każdej strony miasta powinny powstać takie parkingi, żeby 
dać szanse każdemu 

od roku 2005- benzyna, diesle - wyłączone całkowicie 10 lat Tak miesięcznej. inwalidzi i osoby niepełnosprawne - przepisy nie powinny w ogóle dotyczyć

1.7.25 8:50:04 Strefa czystego transportu nie powinna istnieć w Krakowie. Jest to wykluczenie komunikacyjne ludności (samochód za ponad 100000 zł będzie mógł wjechać) Strefa ta nie będzie miała wpływu na jakość 
powietrza w Krakowie. Głównym powodem zanieczyszczeń są domy/mieszkania (patrz dane z czasów COVID-19).

Strefa czystego transportu nie powinna istnieć w Krakowie. Jest to wykluczenie komunikacyjne ludności (samochód za ponad 100000 
zł będzie mógł wjechać) Strefa ta nie będzie miała wpływu na jakość powietrza w Krakowie. Głównym powodem zanieczyszczeń są 
domy/mieszkania (patrz dane z czasów COVID-19).

Strefa czystego transportu nie powinna istnieć w Krakowie. Jest to wykluczenie komunikacyjne ludności (samochód za ponad 100000 zł będzie mógł wjechać) Strefa ta nie będzie miała 
wpływu na jakość powietrza w Krakowie. Głównym powodem zanieczyszczeń są domy/mieszkania (patrz dane z czasów COVID-19).

Strefa czystego transportu nie powinna istnieć w Krakowie. Jest to wykluczenie 
komunikacyjne ludności (samochód za ponad 100000 zł będzie mógł wjechać) Strefa ta 
nie będzie miała wpływu na jakość powietrza w Krakowie. Głównym powodem 
zanieczyszczeń są domy/mieszkania (patrz dane z czasów COVID-19).

Strefa czystego transportu nie powinna istnieć w Krakowie. Jest to wykluczenie komunikacyjne ludności (samochód za ponad 100000 zł będzie mógł wjechać) Strefa ta nie będzie miała wpływu na 
jakość powietrza w Krakowie. Głównym powodem zanieczyszczeń są domy/mieszkania (patrz dane z czasów COVID-19).

Strefa czystego transportu nie powinna istnieć w Krakowie. Jest to wykluczenie komunikacyjne ludności (samochód za ponad 100000 zł 
będzie mógł wjechać) Strefa ta nie będzie miała wpływu na jakość powietrza w Krakowie. Głównym powodem zanieczyszczeń są 
domy/mieszkania (patrz dane z czasów COVID-19).

1.7.25 8:50:42 Ścisłe centrum Teatry kina parki muzea miejsca pracy Dużo ludzi mieszkających w gminach a pracujący w mieście ma starsze auta Powinni mieć prawo wjazdu również mieszkańcy ościennych gmin Ludzie pracujący w Krakowie a mieszkający w gminie koło miasta byli by obciążeni opłata za to że jeżdżą do pracy Te pojazdy powinny móc wjeżdżać 
1.7.25 8:50:54 Sct uderza w takich zwykłych mieszkańców jak ja, których nie stać na nowe, jak już musicie to zróbcie strefę w ścisłym centrum wokół rynku Czy ktokolwiek pomyślał o ludziach żyjących z usług transportowych dzięki czemu utrzymujemy rodziny i płacimy podatki do kasy 

miasta 
Uważam że auta JUZ zarejestrowane nie powinny podlegać sct Jeżeli zwiększono wymogi norm to powinien  być wydłużony czas do 10 lat minimum 

pod warunkiem że normy wjazdu do miasta nie zostaną zmienione przez najbliższe 30 lat
Powiedzcie od razu żeby ludzie płacili podatek od aut bo kasa świeci pustkami. Nie dość że nie stać mnie na nowsze auto to jeszcze miałbym płacić za to że jestem biedniejszy niż inni?? Wszystkie samochody dostawcze oraz ciężarowe powinny być wyłączone z sct, dlatego że nie zmienię go na beznyniaka a nowsze to są 

pieniądze nieosiągalne dla mnie. 
Na koniec mam prośbę aby chociaż jeden radny urzędnik czy inny prezydent zastanowił się jak swoje działalności mają dalej prowadzić 
mikroprzedsiębiorcy.
Dowodzenia 

1.7.25 8:52:23 Jako mieszkaniec ścisłego centrum Krakowa proponowane zmiany powinny dot.tylko osób spoza Krakowa. Jestem przeciwny by od roku 2030 proponowane zmiany miały uderzyć w kieszeń mieszkancow - 
posiadaczy  samochodow TDI 

M 1,  Centrum handlowe Zakopianka Euro 5 - powinno obowiązywać mieszkanvow Krakowa przez cały czas , po roku 2030 też. Takie normy obowiązują w innych Krajach jak np Niemcy  i nikt nie myśli wprowadzać obustrzen 
na Euro 6 . Jestem też obywatelem  Niemiec. Dziwi mnie fakt , że Krak bardzo utrudnia życie swoim mieszkańcom 

Dla mieszkańców Euro 5 powinno być bezterminowe . Z dosw. , które mam z Niemiec . 
Tam szanuje sie mieszjancow swoich miast 

Absurd.  Takie zapisy są otwarcie furtki tylko do łamania przepisow Zoostrzymy przepisy badań technicznych.  Tam należy spr. Emisję spalan i w dowod rejestracji wpisać.  Samochody nie  spełniające normy 
nie otrzymują zielonej plakietki euro 5 ( musi być przyklejona do szyby samochodu). Wówczas właściciel samochodu musi samochód 
wyposażyć w dodatkowe filtry . Spr. System Niemców - czasem warto pójść za wzorem.

1.7.25 8:52:39 Strefa powinien byc objety caly Kraków, jak najszybciej. Tak, Parkingi istniejace i nowe P+R na obrzeżach miasta Diesel maksymalnie 10 letni euro 6. 
Benzyna 15 letni euro 5

5 lat ok Tak jako rozwiazanie tymczasowe (przejsciowe), docelowo nie Tak ale zolte rejestracje to za malo.. uzywanie, przejazd takich aut powinien byc zgłaszany

1.7.25 8:53:12 Ograniczyć sct do zera Wszystkie miejsca są ważne.... sct to jest ubezwłasnowolnienie mniej zamożnych mieszkańców Benzyny powyżej 80roku
A diesle 90roku

Dla mieszkańców Krakowa na zawsze Bardzo słabe nie każdego stać Każda grupa pojazdów 

1.7.25 8:53:12  Taka strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum i nie powinna ograniczać możliwości przemieszczania się dla osób spoza Krakowa. Strefy to wykluczenie społeczne bardzo dużej ilości osób. 
 Powinien być dostępny dojazd wszystkich samochodów nie tylko do szpitali, ale wszystkich obiektów takich jak urzędy, szkoły itp. 

Strea jest całkowicie bez sensu biorąc pod uwagę wymagania. W strefie według założeń może jeździć nowy samochód palący 20l/100km z sumarycznie ogromną emisją, a nie może stary 
benzyniak palący 5l lub na instalacji LPG, która pobija wszystkie nowe silniki standardowe pod względem emisji. To jest wykluczenie społeczne i takie zakazy powinny nie mieć miejsca lub 
warunki powinny się zmienić.
Wiele osób zrezygnuje z podróży do Krakowa całkowicie, co obniży przychód finansowy miasta.  

5 lat jest OK, ale wymogi nadal są źle napisane i nie są sprawiedliwe dla mniej zamożnych 
osób, a koszta życia rosną.  

W takim razie po co tworzyć takie strefy skoro pojazdy, które niby szkodzą miastu najbardziej i tak mogą wjechać?
To powinna się nazywać Strefa dodatkowych wpływów finansowych i ograniczenie swobody ludzi, a nie Strefa niskiej emisji. 
Miasto nie radzi sobie z ilością osób mieszkających i przyjeżdżających do Krakowa - za swoje porażki kara ludzi poprzez strefy niskiej emisji. Komunikacja miejska powinna zostać zmodernizowana 
tak, by ograniczyć konieczność przemieszczania się samochodem w mieście. Metro, szybka kolej itp. Jednak nie powinna ograniczać tego ludziom przyjeżdzającym spoza miasta, ponieważ często jest 
to jedyna możliwa opcja dla tych osób.  

Lista wykluczeń powinna być jak najdłuższa. Powinny znajdować się na niej nawet stare samochody z instalacjami LPG - ich emisja spalin 
jest niższa niż większosć nowiutkich diesli czy niektórych nowych dużych silników spalinowych. 

1.7.25 8:54:32 Tak, zmodyfikować. Usunąc całkowicie bo to głupota. Skoro już na siłę to niech będą to auta które nie spełniają norm ale na podstawie badań technicznych wraz z certyfikatem euro tak aby te które go nie mają fabrycznie, mogły uzyskać, na 
koszt miasta. Auta starsze niż 20 lat 

Próba zarabiania pieniędzy Całkowity ale zakaz wjazdu dla urzędników miasta Krakowa. Poczujcie co chcecie wprowadzić mieszkańcom !

1.7.25 8:54:43 Z granicy strefy powinny zostać wyłączone wszystkie obiekty Park and Ride. Z granicy strefy powinny zostać wyłączone wszystkie obiekty Park and Ride. Wymagania powinny bazować na całkowitej emisji CO2 na kilometr (lub na 1h) a nie norm Euro. Należy obniżać bezwzględną wartość emitowanego CO2 a nie względną. Będzie to miało 
REALNY wpływ na zmniejszenie emisji.

Rekomenduje brak wyłączeń spod wymogów SCT, przy założeniu rozwiązania opisanego 
w p 3

Rozwiązanie jest złe, ponieważ karze osoby niezamożne. Dodatkowo może spowodować myślenie, że skoro płacę to jestem ekologiczny - bo płacę na ekologię. Tymczasem opłaty "ekologiczne" nie 
mają nic wspólnego z ekologią.

Nie należy wprowadzać żadnych wyłączeń przy założeniu punktu 3.

1.7.25 8:55:38 STC to bzdura, służy tylko ograniczeniu swobód. !!!! STC to bzdura, służy tylko ograniczeniu swobód. !!!! STC to bzdura, służy tylko ograniczeniu swobód. !!!! STC to bzdura, służy tylko ograniczeniu swobód. !!!! STC to bzdura, służy tylko ograniczeniu swobód. !!!! STC to bzdura, służy tylko ograniczeniu swobód. !!!!

Żadnych ograniczeń. !!!
1.7.25 8:56:06 granice strefy powinny dotyczyc tylko centrum miasta (np do I obwodnicy) podobnie dojazd winien byc zapewniony do Szpitala Żeromskiego i szpitala Rydygiera. To due szpitale służace także osobom spoza 

Krakowa.
samochody benzynowe - euro 4, samochody diesla euro 5, zastosowanie wyższych norm wyklucza znaczna część osób spoza Krakowa a cierpieć na tym bedzie handel i usługi umieszczone 
na terenie Krakowa

nie powinno być różnego traktownia obywateli RP tylko z uwagi na fakt zamieszkania w 
Krakowie lub nie.

jawna kpina realizacji zasady zakaz wjazdu- czyste powietrze. Sluzy to chyba tylko poprawie budzetu Miasta Krakowa

1.7.25 8:56:14 Konieczna modyfikacja, tak obszerna strefa nie służy miastu i ludziom Wyłączona powinna być część południowa Skotniki, Borek Fałęcki, Zakopiańska, rondo mateczne, Bonarka, Wielicka, Rybitwy Tak nagłe drastyczne normy , doprowadzą do ,,zabicia" turystyki i doprowadzą do upadku firm w których większą część pracowników dojeżdża spoza terenów Krakowa, a nie stać ich na 
wymianę samochodu 

Art. 32. Zasada równości obywatela wobec prawa
Dz.U.1997.78.483 - Konstytucja Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 2 kwietnia 1997 r.

Ludzie dojeżdżający do pracy w Krakowie powinni być zwolnieni z opłat, w końcu miasto na Nich zarabia. Koniecznie pracownicy firm i uczniowie szkół 

1.7.25 8:56:50 Brak strefy w Krakowie Jeżeli jadę do pracy spoza Krakowa muszę mieć możliwość wjechać gdziekolwiek. Emisję Euro są sztuczne i nie odnosza się do realiów. W Eu masz standardy emisji a na Ukrainie i poza unia Europejska nie. Super a co z mieszkańcami okolicy I dalszych zakątków? Czyli chodzi o kasę? Czy zakupicie odpowiednie filtry dla samochodów? Czyli chodzi o pieniądze a nie środowisko.
1.7.25 8:57:04 Strefa wokół rynku głównego. Obręb plant Nie jest dobrą. Jak będziecie to weryfikować? Rok produkcji nie bierze pod uwagę np. zasilania gazem. Normy euro nie pokrywają aut importowanych z USA. Jak chcecie ograniczać roczniki auto to wprowadźcie dopłaty do nowszych. 

Ew. Przekażcie swoje auta biedniejszym.
Rozwiązanie to godzi w równość wobec prawa i swobody podróżowania. Nie może być 
rozróżnienia na mieszkańca lub nie. Znowu jak będziecie to weryfikować? 

I tak trzeba wynosić opłatę za parkowanie. Poco mnożyć opłaty? Nie powinno być żadnej strefy. Czy macie badania jak zanieczyszczają np. auta z roczników 90-2000 nie należące do mieszkańców? Czy nie 
jest tak że stare auta są własnością emerytów którzy je użytkują bardzo rzadko?

1.7.25 8:57:21 Granicą strefy czystego transportu powinien być  tylko rynek starego miasta. Na rynku starego miasta tylko pieszo lub rowerem. Poza rynkiem wszystkimi pojazdami bez względu na normy emisji spalin bo to wielka ściema i wynalazek UNI. A co to za różnica czy jestem mieszkańcem czy nie skoro i tak muszę wjechać.
Nie róbmy z miast oaz tylko dla bogaczy. 

Jakie opłaty czy więc chodzi o to aby znowu dorzucić podatek????? Nie spełniasz płacisz i spełniasz KPINA.

1.7.25 8:57:52 Brak strefy Stop lewackim fiksacjom! Stop lewackim fiksacjom! Stop lewackim fiksacjom! Stop lewackim fiksacjom! Stop lewackim fiksacjom!
1.7.25 8:58:12 Zgodnie z normami europejskimi, w żadnym kraju zachodniej Europy nie ma czegoś takiego, aby strefa obejmowała całe miasto. Trzeba ograniczyć strefy tylko do samego centrum miasta. Propozycja 

magistratu to wypatrzenie idei SCT.
SCT powinno być, jednak objęcie całego miasta spowoduje, że biedniejsi mieszkańcy zostaną wykluczeni, a z peryferii miasta komunikacja jest bardzo trudna. Najpierw poprawić 
komunikację, a później mówimy o SCT.

Jest to ograniczenie praw konstytucyjnych ludzi spoza miasta i będą wykluczeni. Skończy się to pozwami sądowymi i miasto będzie musiało wypłacać odszkodowania.

1.7.25 8:58:30 Tak uważam, że trasy przelotowe powinny byś wyłączone ze strefy oraz lotnisko i szpitale. miłe by było gdyby dojazd do uczelni 
również pozostał bez zmian.

Uważam, że starsze samochody i tak z czasem będą złomowane, a co za tym idzie nowi nabywcy będą kupować nowsze mniej zanieczyszczające powietrze. Uważam, że strefa skomplikuje 
starszym osobom bo mam ojca, który niestety nie chce się przesiąść do nowego innego auta.  Moim zdaniem LPG powinien być dopuszczony do wjazdu do strefy. 

Jeśli to opłata powinna być  symboliczna, wprowadzenie strefy i tak nie wpłynie na jakość powietrza, a wprowadzić strefę należy  tylko po to , żeby się nie czepiali rządzący i dygnitarze w uNII 
eUROPEJSKIEJ

1.7.25 8:58:55 bez komentarza.
Obszar powinien być tak ustalony, żeby zakaz był wykonalny i możliwy do wyegzekwowania. To powinno być podstawowe kryterium przed każdym innym.

Nie mam zdania ale generalnie jestem za zwiększeniem ilości tych dostępnych dla każdego miejsc ale w zamian za zaostrzenie 
pozostałych kryteriów programu.

Uprościć - np. tylko rok produkcji. Statystycznie to prawdopodobnie pokrywa się dość dokładnie ze standardami emisji. Kontrola powinna być maksymalnie uproszczona. Im więcej 
kryteriów tym trudniej to będzie egzekwować i łatwiej będzie obchodzić zakazy.

maksymalnie skrócić, na tyle na ile jest to wykonalne - np. 2-3 lata Nie powinno być takiej możliwości. Tak jak wprowadzenie innych wyjątków to tylko utrudni egzekwowanie zakazu. Regulacje powinny być MAKSYMALNIE PROSTE I ZROZUMIAŁE. Jakiekolwiek wyjątki utrudnią egzekwowanie zakazu tak jak jest to obecnie w strefie na Kazimierzu. 

1.7.25 8:59:24 Uważam, że granice strefy w pierwszym etapie powinna wyznaczać mniej więcej linia drugiej lub trzeciej obwodnicy. W póżniejszym czasie można ją rozszerzyć do takiego rozmiaru jak jest pronowany w 
projekcie uchwały.

W rozmowach dotyczących SCT często podnosi się temat jak dobrze działają takie strefy w Niemczech. Tymczasem tam aby móc wjechac do SCT wystarczy by auto spełniało normę Euro1. 
W związku z tym uważam, ze proponowane u nas EURO4 dla benzyny i EURO6 dla Diesla za zbyt wyśróbowane. Proponuję by zachować normy z poprzedniej uchwały a w szególności 
EURO3 dla benzyny.

To nie będzie miało nic wspólnego z ekologią więc co do zasady nie jest to dobre rozwiązanie. 

1.7.25 9:00:20 SCT- To najwieksza bzdura o jakiej słyszałem. Diesel z normą Euro 5 powinine byc wpuszczany do stref.
Rozumiem że dążycie PAństwo do całkowitego ograniczenia ruchu samochodów w mieście.

Jedne reguły powinny obowiązywać dla wszystkich. Wprowadzaćie Państwo kolejną opłątę EKO. Jedne reguły powinny obowiązywać dla wszystkich. 

1.7.25 9:00:23 Strefa powinna być w granicach starego miasta i Kazimierza. W obecnej formie spowoduje wykluczenie transportowe ludzi. Parkingi Park and Ride znajdują się obecnie proponowanej granicy strefy  np Mały 
Płaszów. 

Ten obszar jest nie wystarczający. Nie obejmuje terenów przyległych do urzędów do których interesariusze muszą czasem dojechac i z 
uwagi na brak miejsc parkingowych dla petentów są zmuszeni parkować w strefie lub parkingach galerii oraz innych sklepów

1) Emisja spalin przez samochody ma znikomy wpływ na smog. Przykład okres pandemii, kiedy panował znikomy ruch samochodwy, wskaźniki smogu w całym mieścię rażąco 
przekraczały normy. 
2) Starsze samochody nie spełniające emisjii Euro w proponowanej formie często są ekologiczniejsze niż nowe SUVy, gdyż spalają mniej paliwa, są mniej awaryjne oraz mniej zuużywają 
drogi po których się poruszają(mniejsza waga)
Nie jest to możliwe, że nowy ford rapotor - (średnie spalanie 17.5 wg google w rzeczywistosci ponad 20l ) był bardziej ekologiczny niż np Toyota Corrola E12, która pali 3 razy mniej oleju i 
jest nie dopuszczony do jazdy w strefie

Z miasta korzystają nie tylko mieszkańcy Krakowa ale też ludzie z gmin ościennych oraz 
studenci z innych miast często z poza województwa. Przy obecnym wykluczeniu małych 
miejscowości podróż samochodem jest jednyną forma dojazdu do Krakowa. 

Podatek od biednych, żeby mogli się dostać do miasta. Dochód rodziny, która nie może pozwalajić sobie na zakup nowego samochodu spełniającego normy powinien być również brany pod 
uwagę

1.7.25 9:00:45 wyłącznie okolice starego miasta jestem przeciwko SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT nie wprowadzać SCT
1.7.25 9:01:10 SCT to czysta fikcja i niedorzeczny pomysł. To naruszenie Konstytucyjnego prawa wolności obywatelskiej i wprowadzanie w Krakowie i jakimkolwiek innym mieście jest nie do przyjęcia. Może najpierw 

wyeliminować poza transportowe źródła zanieczyszczeń środowiska, wtedy nie będzie problemów. 
To wprowadzanie gett i ograniczanie swobód obywatelskich! Art 32 KRP Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do 
równego traktowania przez władze publiczne. Nikt nie może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym 
z jakiejkolwiek przyczyny.

Ograniczcie najpierw emisję z kopciuchów, kotłowni i zakładów przemysłowych. Art 32 KRP - Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego 
traktowania przez władze publiczne. Nikt nie może być dyskryminowany w życiu 
politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny.

Art 32 KRP - Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne. Nikt nie może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub 
gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny.

Art 32 KRP Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne. Nikt nie może być 
dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny.

1.7.25 9:02:57 Należy uzupełnić o zapis: "Nie wchodzi w życie nigdy." Cała uchwała jest do odrzucenia w całości. Nie wprowadzać uchwały w życie nigdy.
1.7.25 9:03:23 Strefa czystego transportu powinna być zlikwidowana całkowicie. Problemem Krakowa nie jest transport indywidualny tylko położenie i ukształtowanie terenu w jakim miasto jest położone. Jak wspomniałem wyżej każde miejsce w Krakowie powinno być dostępne dla każdego kogo pojazd spełnia wymogi prawne dot. 

rejestracji pojazdów na trenie RP.
Każdy pojazd widniejący w CEP i posiadający ubezpieczenie OC oraz aktualne badanie techniczne powinien mieć prawo wjazdu do miasta! 5 lat to krótki okres, należy skończyć z dyktatem urzędników! Rozwiązanie dla bogatych! Biedny za to że jest biedny ma być gnojony dla zasady? Każdy powinien móc wjechać do miasta, niezależnie od posiadanego pojazdu jeśli pojazd widnieje w CEP, posiada aktualne badanie 

techniczne i ubezpieczenie OC. 
1.7.25 9:04:04 tak, opłaty dla osób spoza Krakowa są bardzo wysokie. 500zł na miesiąc plus koszty paliwa to rozbój w biały dzień. Nie wiecie za co macie się już brać. Banda złodziei PO. DISEL OD EURO 5 OD 2012 ROKU MOGŁYBY WJEŻDZAĆ Jak Karków dla równości tak wszyscy powinni być równi, mieszkańcy jak i osoby z poza 

Krakowa powinni mieć takie same prawa.
Rozwiązanie absurdalne, wysokie opłaty.

1.7.25 9:04:47 Nie powinna obejmować 100% powierzchni miasta. Wystarczy ograniczenie w ścisłym centrum. Euro 5 dla diesli jest wystarczające. Powinno być jednakowe dla wszystkich, podział na mieszkańców i przyjezdnych jest 
niezgodny z konstytucją!

Oceniam negatywnie. Czyli jak mnie stać, to mogę zatruwać. Czy w tym na pewno chodzi o ekologię??? Wyłączenia jak zwykle będą prowadzić do nadużyć.

1.7.25 9:05:35 Jestem za wprowadzenie tej strefy tylko na obszarze tzw. pierwszej obwodnicy. Jest to zła i bezsensowna propozycja. Nie jestem ekspertem w tym temacie. Czas powinien zostać maksymalnie wydłużony a strefa maksymalnie ograniczona swym 
zakresem.

W strefie chodzi o ekologię, czy zarabianie? .

1.7.25 9:06:44 Zmniejszenie obszaru obowiązywania strefy i znaczne złagodzenie norm dla samochodów do maks euro 3 W nagłych przypadkach dozwolone jest żeby można było wszędzie dojechać każdym samochodem Maksymalnie euro 3, można ograniczyć dla  niższych euro ale euro 3 powinien móc wjechać wszędzie Żadnych przywileje dla mieszkańców oni nie muszą mieć samochodów bo mają 
komunikację miejską na wyciągnięcie ręki i w preferencyjnej cenie, okoliczni muszą jakoś 
dojeżdżać do miasta bo mają daleko i często na peryferiach komunikacja działa słabo lub 
niekiedy nawet wcale 

Zwykle złodziejstwo i wyciąganie pieniędzy pod płaszczykiem pseudo ekologi, to co jak za spaliny się zapłaci to znaczy że już nie szkodzą tak? I ciekawe na co przeznacza pieniądze - pewnie na kolejną 
spółkę 5020 

Żadnych przywileje dla mieszkańców miasta, wręcz przeciwnie 

1.7.25 9:07:08 Strefa to czysty eko-terroryzm prowadzący do degradacji miasta poprzez ograniczenia wolności mieszkańców. Zamiast niej należy wprowadzić rozwiązania przyjazne dla stałych mieszkańców sprawiające by nie 
musieli używać samochodów a jeżeli już muszą to jak najbardziej ułatwić im poruszanie się nimi tak by były jak najmniejszym obciążenie dla środowiska w mieście. Bezwzględnie natomiast należy ograniczyć 
ilość pojazdów które do miasta wjeżdżają np. przez zorganizowanie  wygodnej i sprawnej sieci kolei podmiejskich budowana nowych linii kolejowych (a tam gdzie nie jest to możliwe organizacja linii 
dowozowych do kolei podmiejskiej)  eliminujących konieczność jeżdżenia do miasta transportem indywidualnym. W mieście budowa sieci metra i rozbudowa linii tramwajowych tak by poruszanie się 
transportem zbiorowym było wygodniejsze i tańsze niż jakikolwiek transport indywidualny zwłaszcza w przypadku dojazdów do pracy tak na terenie miasta jak i do miasta z jego okolic.

To jest dyskryminacja osób biedniejszych, jeśli mają być jakieś ograniczenia tego typu to mieszkańcy powinni mieć wsparcie ze strony miasta w zamianie środka transportu tak by nie 
musieli używać samochodów wtedy poziom emisji nie będzie problemem, nawet jeśli ktoś sporadycznie użyje samochodu który nie spełnia jakieś tam normy.

Miasto jest dla mieszkańców, a nie mieszkańcy dla miasta. Ograniczanie wolości życia w 
miejscu, które jest utrzymywane ze znaczącej części z podatków jego stałych 
mieszkańców, nie ma prawa ograniczać wolności wyboru jego mieszkańców. Pod żadnym 
pozorem NIE WOLNO wprowadzać ograniczeń dla stałych mieszkańców. Takie działania 
spowodują ucieczkę mieszkańców z Krakowa tak jak to się stało w ścisłym centrum 
miasta. Efektem tego będzie pauperyzacja i a miasto powoli będzie zamieniać się w 
slamsy z hostelami dla coraz mniej wymagających turystów.  Dla stałych mieszkańców 
nie wolno wprowadzać tych eko ograniczeń w żadnym czasie.

To jest dyskryminacja osób mniej zamożnych, równoważna dyskryminacji rasowej czy religijnej. Oznacza więc tylko hipokryzję środowisk ją promujących. Jak najmniej pojazdów które do miasta 
wjeżdżać nie muszą bez względu na ich normę emisji powinno powinno mieć prawo i możliwość wjazdu do niego. 

Żadne grupy nie mogą być dyskryminowane ani faworyzowane, jakiekolwiek możliwości ominięcia ograniczeń będą powodowały patologie 
i próby obejścia ograniczeń. Trzeba spowodować by ludzie sami się chcieli i potrafili ograniczyć, a nie tworzyć prawo z wyjątkami które 
będą powodować, że w końcu prawo to i tak nie będzie działać bo np. nie będzie sił i środków by np. sprawdzać czy pojazd który wjechał do 
jakiejś strefy miał do tego praw czy nie.

1.7.25 9:07:47 Strefa powinna obejmować ścisłe centrum Krakowa. czyli obszar wytyczony przez ulice Basztowa, Westerplatte, w kierunku Wawelu, ul. Podzamcze, Straszewskiego, Podwale do Basztowej. Dodatkowo tak jak 
było ścisłe centrum Kazimierza 

Takie rozwiązanie jest idiotyczne, dróg dojazdowych do Krakowa są setki a parkingi są mało pojemne. Co z samochodami serwisantów, 
monterów  czy innych dostawców? Też mają zostawić auto na parkingu a towar dowieźć tramwajem czy autobusem? W taki kształcie 
propozycji przy każdej drodze wjazdowej do Krakowa powinien się znaleźć bezpłatny parking i połączenie autobusowe czynne całą 
dobę a to nie realne. A co mieszkańcami okolicznych miejscowości wokół Krakowa którzy np. dojeżdżają do pracy w Krakowie, czy z 
np. specjalistycznej opieki zdrowotnej?

Nie powinno się eliminować żadnego z pojazdów nie zależnie od roku produkcji czy normy emisji spalin. Wymagania takie jak były w strefie na Kazimierzu były wystarczające. Problemem 
jest kontrola i egzekwowanie przepisów. Na Kazimierz były 4 ulice wjazdowe a i tego nikt nie potrafił egzekwować. Strefa opisana na wstępie jest ok bowiem nie występują tam instytucje 
do których trzeba dojechać jak np. Szpital im Dietla czy Szpital Onkologiczny

Jak zostanie wprowadzona strefa opisana prze ze mnie wcześniej nie będzie potrzebne to 
rozwiązanie. Jeśli samorząd m. Krakowa myśli że mieszkańcy Krakowa w ciągu 5 lat 
wymienią swoje samochody ( kwestia ekonomiczna zakupu nowego auta które kosztuje 
powyżej 100 tys zł. to są dużymi optymistami, chyba że chcą wykluczenia 
komunikacyjnego sporej części mieszkańców Krakowa, a dodatkowo czy ktoś w 
samorządu policzył o ile wzrośnie zapotrzebowania na energię elektryczną jeśli ilość 
samochodów elektrycznych wzrośnie o 300/400%. Sieci energetyczne nie są 
przygotowane na taki wzrost zapotrzebowania, a i punkty do ładowanie nie rozwijają się 
w takim tempie aby temu sprostać. W Krakowie do chwili obecnej nie powstała żadna 
ogólnie dostępna stacja tankowania wodorem stacje tankowania CNG są zaledwie 2 i to 
od wielu lat!!!!! Najpierw niech powstanie duża ilość punktów ładowania elektrycznego i 
wodorowego, potem nie Państwo zniosą vat i cło na samochody elektryczne z 
wymogiem obniżenia ceny przez dilerów samochodów o w/w kwoty, wprowadźmy 
atrakcyjną cenę za złomowanie starego auta plus dopłatę do zakupu nowego samochodu 
spełniającego ew. wymagania i dajmy na to np. 5/10 lat na realizację. I wtedy 
wprowadźmy strefę w tym kształcie. A i dodatkowo wybudujmy wielopoziomowe 
parkingi przy  każdym punkcie przesiadkowym w Krakowie. takie trzy pietra w dół i 3 do 
góry a nie nie taką *********** jak w Nowym Bieżanowie czy Kurdwanowie

Idiotyczna propozycja zmierzająca do tego żeby kasa miasta Krakowa zapełniła się groszem, i żeby urzędnicy mieli co kraść. Niestety taka jest moja opinia i większości mieszkańców Krakowa. 
Gospodarka finansowa m. Krakowa to dno i kupa mułu, nie trafione inwestycje na które miasto wydaje miliony, a w tle bezsensowna budowa metra w celu spełnienia czyiś chorych wizji.

Nowa propozycja też jest do kosza, nie będzie strefy w proponowanym kształcie to i lista nie będzie potrzebna  

1.7.25 9:07:47 Jestem przeciwnikiem SCT w Krakowie i uważam miasto powinno się całkowicie wycofać z tego pomysłu. Jestem przeciwnikiem SCT w Krakowie i uważam miasto powinno się całkowicie wycofać z tego pomysłu. Jestem przeciwnikiem SCT w Krakowie i uważam miasto powinno się całkowicie wycofać z tego pomysłu. Jestem przeciwnikiem SCT w Krakowie i uważam miasto powinno się całkowicie wycofać 
z tego pomysłu.

Oceniam je źle. Jestem przeciwnikiem SCT w Krakowie i uważam miasto powinno się całkowicie wycofać z tego pomysłu.

1.7.25 9:08:18 Nie wprowadzać, lub ograniczyć strefę do ścislego centrum. Wprowadzone ograniczenia powinny dotyczyć noworejestrowanych pojazdów Wprowadzone ograniczenia powinny dotyczyć noworejestrowanych pojazdów Głupi pomysł.
1.7.25 9:08:26 Należy znieść całkowicie Strefę Rozwiązaniem jest nie wprowadzanie tzw. SCT Standard emisji Euro nie jest miarodajny. Silniki mało litrażowe nie wjadą bo nie spełniają "normy", a wielkie SUV-y z dużymy silnikami wjadą Powinno nie wprowadzać się strefy Nie trzeba szukać głupich rozwiązań jeśli nie wprowadzi się strefy Historyczne za 5 lat nie dostaną innej normy Euro. Zlikwidować strefę 
1.7.25 9:09:38 Strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum miasta oraz do obszarów z przekroczeniem norm substancji niebezpiecznych powodowanych pracą silników pojazdów. W zapisach uchwały powinien być 

określony termin odwołania strefy przy braku przekroczeń norm zanieczyszczeń. Obecnie strefa jest wprowadzana bezterminowo.
Powinien być dopuszczony dojazd do wszystkich szpitali, szkół wszystkich typów, miejsc opieki medycznej, domów opieki dla 
seniorów itp. 

Ograniczenia nie powinny dotyczyć wybranych roczników i standardów Euro. Wszelkie pojazdy przechodzą coroczne badania i jeżeli są dopuszczone do ruchu nie powinny być wyłączane z 
ruchu na pewnych obszarach na podstawie innych przepisów. Aby osiągnąć cel można wprowadzić kontrole pojazdów w przez patrole policji na terenie całego miasta i wyłapywać te 
niespełniające norm emisji spalin. Zakłada się a priori, że stare samochody są źródłem zanieczyszczeń, co może nie być prawdą. Błędem jest również niedopuszczenie do modyfikacji 
pojazdów w celu osiągnięcia norm pozwalających na wjazd do strefy. Taką weryfikację powinny prowadzić stacje kontroli. Nie zapominał bym też o generowaniu nadmiernego hałasu, o 
czym milczy się, skupiając się jedynie na emisji spalin.

Wyłączenie powinno być wprowadzone dla wszystkich pojazdów niezależnie od miejsca 
zamieszkania właściciela. 

To złe rozwiązanie, gdyż zezwala na wprowadzanie zanieczyszczeń po wniesieniu opłaty, a chyba nie taki jest cel wprowadzania strefy. Jeżeli wprowadzamy okres karencji to dla wszystkich równo, 
niezależnie od miejsca zamieszkania.

Pojazdy specjalne, zabytkowe, jednośladowe, dla niepełnosprawnych i inne podobne powinny być wyłączone na stałe spod zasad strefy.

1.7.25 9:09:49 Tak. Strefa nie gwarantuje swobodnego poruszania się zmotoryzowanych obywateli po jej powierzchni. Wjeżdżajac do Krakowa każdym autem niezależnie od jego poziomu emisji, kierujemy się z reguły wskazaniem nawigacji (np. Google). 
Dojazd do m.in. zespół szpitali i ośrodek dla seniorów w Prokocimiu czy Park and Ride na Górce Narodowej, może prowadzić przez SCT. 

W starszych autach można ponieść standard emisji Euro, stosując np. akcesoryjny katalizator. Sam byłem posiadaczem auta, które miało atest Euro 2 a po zmianie katalizatora Euro 3.  
Nie ma już dużych różnic dla wyższych norm EURO, także dla silników Diesla Euro 5 to nadal całkiem nowoczesne auto. Nie samochody są głównym źródłem zanieczyszczeń, tylko 
ogrzewanie domów stanowi problem. Widać to po jakości powietrza zimą i latem. Powinno się w większej mierze skupić się na emisji gazów z kominów w mieście i okolicach niż rurach 
wydechowych aut. Dodam że jestem jak najbardziej za eliminowaniem z dróg aut, które nie spełniają norm emisji z uwagi na ingerencje mechaniczną ( wycięte katalizatory, zaślepione 
EGR, dezaktywowane AdBlue). Do sprawdzenia tego są stacje diagnostyczne, właściwie przeprowadzające przegląd techniczny. 

Nie rozumiem podejścia włodarzy miast do preferowania mieszkańców. Co z osobami 
mieszkającymi poza Krakowem? Widać, że chodzi o kwestie podatków lokalnych, w 
domyśle mieszkaniec Krakowa płaci podatki w Krakowie. Ponadto nie gwarantuje to 
równości obywateli wobec prawa, podobnie jest w Warszawie. 

Źle, opłata powoduje że stajemy się "ekologiczni". Im więcej zapłacą obywatele tym trudniej będzie im wymienić pojazd na bardziej ekologiczny. Nierówność obywateli wobec prawa ( preferencje dla Krakowian)
Pojazdy historyczne ok, ale nie podnośmy co jakiś czas wymogów wieku ( wciągu kilku lat od 30 do 50 lat).
Dlaczego pojazdy porządku publicznego posiadają preferencje? Tego nie rozumiem, czy MPK karetki mają inne rury wydechowe? Służby też 
powinny wymienić swoje pojazdy.

1.7.25 9:11:10 Strefy nie wprowadzać Strefy nie wprowadzać Strefy nie wprowadzać Strefy nie wprowadzać Strefy nie wprowadzać Strefy nie wprowadzać
1.7.25 9:11:18 Wyłącznie STARE MIASTO, strefa A. Dojazdy do szkół które są najbliżej granic miasta a do których uczęszczają dzieci z gmin podmiejskich (np. Wola Justowska) Powinien zostać włączony cały powiat KRAKOWSKI. Ludzie mieszkają w gminach pod 

Krakowem ale uczęszczają do pracy w Krakowie, dzieci do szkoły, lekarza. To jest 
SKANDAL i ABSURD żeby płacić za wjazd do miasta w którym uczy się moje dziecko. Poza 
tym płacę za strefy parkowania, zostawiam pieniędze w instytucjach takich jak ZUS 
(oddział w Krakowie), Urząd Skarbowy - wszystkie te instytucje są w KRAKOWIE

BARDZO NEGATYWNIE, NIE ZGADZAM SIĘ SCT narusza moje prawa jako obywatela RP. Jest dyskryminująca grupy społeczne które NIE STAĆ na drogie samochody spełniające 
wyśrubowane normy.

1.7.25 9:11:37 Granice 2 obwodnicy Dla benzyny E4 jest ok, dla diesla nie mam zdania. Zgodnie z konstytucją każdy powinien być równy wobec prawa. Zadłużenie miasta – spirala długu rośnie
Jednym z najbardziej palących problemów Krakowa jest rosnące zadłużenie. Obecnie wynosi ono aż 6,5 miliarda złotych, a koszty jego obsługi stają się coraz większym wyzwaniem. 29 wrz 2024

Autobusy miejskie, trują ale bez nich nie ma komunikacji, a elektryczne w zimie stoją zamiast kursować oraz jak już jadą to w środku 
lodówka.

1.7.25 9:12:38 Moim zdaniem SCT powinna być znacznie bardziej ograniczona obszarowo - proponuję, aby obszar SCT pokrywał się z obszarem SPP W mojej ocenie fundamentalnym błędem jest podejście zakładające ograniczenie ruchu pojazdów wg kryterium rocznika/normy euro. Według mnie będzie to skuteczne tylko przez krótki 
czas, ponieważ stan techniczny aut nawet z EURO 6 już za kilka lat znacznie się pogorszy, również z nich będą  wycinane filtry cząstek stałych, katalizatory SCR, czy nawet zaślepiane 
zawory recyrkulacji spalin. Takie auto będzie prawdopodobnie emitować więcej zanieczyszczeń niż sprawne auto homologowane zgodnie z Euro 4. Z kolei postawienie sprawy tak, że 
mieszkańcy mają sobie co kilka lat kupować nowe auta, bo nie potrafimy wyeliminować z ruchu aut z niesprawnymi układami oczyszczania spalin, będzie - delikatnie mówiąc - 
niesprawiedliwe. Proponuję zatem, aby w Krakowie zrobić w ramach pilotażu to, co powinno być zrobione na terenie całego kraju, tj. badanie techniczne rozszerzone o zgodność emisji z 
wymaganiami normy homologacyjnej. Auta bez takiego przeglądu nie miałyby prawa wjazdu do SCT. Opracowanie metodologii i formy organizacyjnej takich przeglądów należy zlecić 
krakowskiemu środowisku naukowemu.

Ponadto proponuję w ramach tego samego przeglądu eliminować z ruchu pojazdy z modyfikowanymi wydechami zwiększającymi poziom hałasu. (przypominam, że hałas to też 
zanieczyszczenie!)

W mojej koncepcji nie ma potrzeby stosowania okresu przejściowego dla mieszkańców. 
Potrzebny jest jedynie okres przejściowy wynikający z wydolności przyjętego systemu 
kontroli pojazdów.

Jest to niebywałą wręcz hipokryzją. Albo zależy nam na czystym powietrzu, albo na pieniądzach z poboru myta. Przyjmując moją koncepcję nie ma potrzeby tworzenia wyjątków, może oprócz pojazdów specjalnych.

1.7.25 9:12:48 Strefę należy ograniczyć tylko i wyłącznie do obszaru centrum miasta, wyznaczonego przez Aleje 3 Wieszczy, Grzegórzecką i Dietla. Strefę należy ograniczyć tylko i wyłącznie do obszaru centrum miasta, wyznaczonego przez Aleje 3 Wieszczy, Grzegórzecką i Dietla W propozycji nie są uwzględnione niskoemisyjne samochody LPG. Należy je uwzględnić. Zasady dla wszystkich obywateli powinny być takie same. Nie ma znaczenia, czy ktoś jest 
mieszkańcem Krakowa, Skawiny, Wieliczki, Niepołomic, Zabierzowa, Zielonek, Radomia 
czy Ostrołęki.

Takie rozwiązanie może faworyzować osoby z wyższymi dochodami, które mogą sobie pozwolić na opłaty, podczas gdy osoby mniej zamożne będą zmuszone do rezygnacji z wjazdu do strefy. Nie powinno być wyjatkow. Strefa powinna byc ograniczona do wpomnianego przezemnie obszaru.

1.7.25 9:12:55 Należy usunąć strefę czystego transportu zwaną również "strefą nie dla biedaków" Park and Ride na Górce Narodowej jest cały czas zawalone samochodami mieszkańców okolicznych bloków - nie zmieści tam się zbyt 
wiele samochodów z poza Krakowa. Czy wy na prawdę przewidzieliście tylko 2 takie miejsca na 250 tys samochodów które codziennie 
wjeżdżają do Krakowa? (ze wszystkich stron, nie tylko od Prokocimia i Górki Narodowej)

Problemem nie jest zbyt niska norma emisji. Nawet samochody z Euro 1 "nie śmierdzą" pod warunkiem że są sprawne. Problemem są samochody z wyciętymi katalizatorami, albo z 
wyciętymi filtrami cząstek stałych. Jak taki przejedzie obok człowieka to rzeczywiście można się udusić, nie wspomnę nawet o jedzie za takim samochodem. Zajmijcie się lepiej złodziejami 
katalizatorów

W Krakowie większość ludzi to studenci, ukraińcy albo starsi ludzie. Co z ludźmi 
pracującymi, którzy codziennie dojeżdżają do Krakowa? Sami studenci nie utrzymają 
miasta

Wstydu nie macie. Jawnie wciskacie strefę nie dla biedaków. Wszyscy powinni móc wjechać do Krakowa, niezależnie od "listy wybrańców". Wszyscy legalnie kupiliśmy pojazd dopuszczony do użytku a 
wy chcecie żeby nagle prawo zaczęło działać wstecz. Nóż się w kieszeni otwiera jak człowiek czyta te wasze bzdury. Lobby działa mocno jak 
widać

1.7.25 9:12:56 Brak SCT w Krakowie. Cały Kraków powinien być wyłączony ze Strefy. Jeśli SCT ma funkcjonować to wszystkie pojazdy typu SUV niezależnie od daty produkcji i standardu emisji Euro powinny mieć zakaz wjazdu. Nie uważam, że wyłączenie powinno być co do wieku. Jeśli pojazd przeszedł badanie 
techniczne powinien móc poruszać się po drogach publicznych.

Złe rozwiązanie dzielące finansowo i klasowo społeczeństwo. Tworzenie list wyjątków jest błędne. 
Jeśli są tworzone listy wyjątków to powinno być dodane nadrzędne kryterium,  zakazem wjazdu powinny być objęte wszystkich pojazdy 
osobowe  powyżej 220KM (koni mechanicznych).

1.7.25 9:13:15 uważam, że SCT ogranicza moją wolność, oraz narzuca mi wybory jakie auto mam kupić. w związku z powyższym  łamie podstawowe prawo do wolności człowieka. tak, uważam, że cały kraków nie powinien być w SCT KAŻDY POJAZD MA PRAWO WJECHAĆ DO MIASTA NIE POWINNO BYĆ SCT SCT TO JAK WIDAĆ MASZYNKA DO ROBIENIA PIENIĘDZY- NIE CHODZI O OGRANICZENIE SZKODLIWYCH SUBSTANCJI W POWIETRZU, ALE GŁÓWNIE O PIENIĄDZE PODATNIKÓW!
1.7.25 9:13:43  Caly Krakow jako strefa to przesada. Nawet jesli uwzglednimy wykluczenia. Nalezy pamietac ze restrykcje dotycza nie mieszkancow lecz przyjezdnych ktorzy nie znaja dobrze Krakowa i nie wiedza jak sie po nim 

poruszac. Strefa powinna byc prosta i przejrzysta. Dojazd do Szpitali, do centrum rozrywki jak Tauron Arena, czy wiekszosci Galeri 
handlowych(poza Krakowska i Kazimierz) powinien byc bez strefy.

Nie jestem specjalista ktore auta bardziej zanieczyszczaja a ktore nie wiec ciezko mi sie tu wypowiadac. Diesle z 2014 lub mlodsze wydaja sie jednak mocna restrykcyjna decyzja. Jako mieszkaniec wsi tuz przy granicy krakowa tego akurat nie rozumiem. sasiad 
mieszkajacy dwa km ode mnie moze jeszcze 5 lat ujezdac staerego kopcacego diesla a 
moje cinquecento benzynowe z 1996 juz wjechac nie moze do Krakowa...

to chodzi o kase czy o czyste powietrze? skonczy sie na tym ze kto bogatem zabroni... kazde wyjatki beda powodowac naginanie przepisow i niejasnosci, luki prawne ktore nieuczciwi ludzie beda wykorzystywac, 

1.7.25 9:14:25 Należy zmodyfikować SCT całkowicie ją likwidując. Wszystkie miejsca są równie ważne, dlatego likwidacja SCT jest najważniejsza. Jest to dyskryminacja ekonomiczna biedniejszych obywateli. Jest to dyskryminacja ludzi spoza Krakowa. Dyskryminacja ekonomiczna biedniejszych obywateli. Jeżeli kogoś nie stać na nowszy samochód, to wymaganie od niego dodatkowej opłaty spowoduje, że tym bardziej nie będzie go stać na nowy 
samochód.

Zlikwidowanie SCT spowoduje, że takie listy nie będą potrzebne.

1.7.25 9:14:34 Strefa powinna obejmować tylko ścisłe, zabytkowe centrum miasta + cześć kazimierza.
Rozszerzając strefę zwiększamy migracje mieszkańców krakowa na obrzeża miasta.

Łączna ilość miejsc park and ride jest niewystarczająca.
Brak możliwości wjazdu do miasta samochidem powoduje przenoszenie usług poza te obszary aby umożliwić klientom swobodne 
dotarcie do nich.

SCT powinna dotyczyć tylko nowo zarejestrowanych samochodów.
W innym wypadku doprowadzamy do wykluczenia z życia osób, które nie mogą sobie pozwolić na nowszy samochód a zamieszkują w proponowanej strefie SCT.
Powoduje to zmuszenie mieszkańców do wyprowadzki poza granice miasta.

SCT powinna dotyczyć tylko nowo zarejestrowanych samochodów.
5 lat wyłączenia spowoduje, że ceny samochodów używanych spełniających wymogi SCT 
pójdzie w górę uniemozliwiajac zakup wielu mieszkańcom i zmuszając ich do 
wyprowadzki poza teren SCT.

Zly pomysl. Wykluczenie finansowe osób, które muszą korzystać z miasta, a nie stać ich na opłaty wjazdu do SCT.
Miasto powinno z innych zrodel finansować swoje długi.

1.7.25 9:14:38
1.7.25 9:15:17 Strefa powinna być tylko w centrum miasta , te zakazy to podział obywateli na biednych i bogatych , a skoro miasto chce tego to niech zakupi samochody dla mieszkańców i niech sobie wprowadza te zmiany . Sklepy , ośrodki kultury , szkoły , przychodnie , miejsca pracy. Nie każdego stać na takie samochody , ja osobiście mam z 2005 tdi i mam lepsze spalanie euro 5 niż te nowe o dużej pojemności posiadające euro 6 lub wyższe . Nie można dzielić 

obywateli na bogatych i biednych , a znów wymuszanie opłaty dodatkowej to jest zwykle złodziejstwo i nic więcej . 
Nie powinno być wyznaczonych lat , kto będzie mógł wymienić pojazd to powinien mieć 
czas kiedy sam zdecyduje . A nie nakazywanie jak za komuny . żyjemy w wolnym kraju . 

Głupota , zdzierstwo , okradanie obywateli . Biedne osoby których nie stać na wymiane pojazdów . A skoro miasto chce wprowadzić zmiany to zakup samochodów dla mieszkańców na 
koszt miasta lub Państwa . 

1.7.25 9:15:41 Wjazd powinien być ograniczony tylko dla aut z normą euro 1 i euro 2 i na tym ograniczenia powinny się skończyć. Poczynając od normy Euro 3 wszystkie auta powinny mieć prawo poruszania się po całym 
terenie Krakowa

jak wyżej jedynym wyjątkiem powinny zostać pojazdy specjalne - ratunkowe, budownicze, innych służb realizujących cele w imieniu państwa Uwzględniając powyższą uwagę okres 5 letni jest do przyjęcia Jestem przeciw Przestańcie oświetlać obszary, które są nocą zamknięte dla ludności np Park im Szymborskiej

1.7.25 9:16:25 Tylko centrum miasta Tylko ścisłe centrum powinno być strefą Benzyna euro3 diesel euro4 Do końca użytkowania samochodu przez właściciela Powinien wjeżdżać do strefy jak mieszkańcy za darmo 
1.7.25 9:16:54 Strefa powinna obejmować tylo dzielnice Śródmieście z wyłączeniem mieszkańców i obwodnicy. Wszystkie Szpitale powinny być dostępne. Standard emisji Euro to sztuczny wymysł, powinno się dokonywać badań spalin na Badaniach technicznych i tam powinno się wystawiać określenie jakości Nie powinno być SCT w Krakowie, a jak już musi być to min 10 letnie wyłączenie. 

Średni wiek pojazdu dzisiaj to ok 10 lat.
Nabijanie kasy miasta pieniędzmi od ludzi ubogich. 
Oceniam bardzo źle. 

Niepełnosprawni i osoby przewożące niepełnosprawnych. 
Pojazdy specjalne wszystkich służb i straży, powinny być wyłączone na stałe. 

1.7.25 9:17:05 Nie zgadzam się na dyskryminację Ludzi Biednych Całkowicie się nie zgadzam na jaką kolwiek strefę to dyskryminacja Niemcy kopca Chiny kopca Stany Zjednoczone kopcą my mamy być 
w strefie ? 

Stop SCT Żadnych stref Żadnych opłat i żadnej dyskryminacji Wolny Kraków dla wszystkich Całkowicie zlikwidować te projekty na strefy i dyskryminację Ludzi 

1.7.25 9:17:14 Uważam ze Polska nie jest gotowa na strefę czystego powietrza z względu na zamożność. W tym momencie większość mieszkańców Krakowa oraz okolicznych miejscowości nie stać na zakup nowego pojazdu 
spełniającego wymogi euro 6. 

W przypadku choroby nie będzie można dostać się do szpitala i kto odpowie w przypadku śmierci danej osoby? Radni Krakowscy? Jako mieszkaniec Krakowa nie stać mnie na zakup pojazdu za ponad 100 tyś złotych lub więcej aby spełniać te absurdalne wymagania. Mój samochód jest z 1999 roku!!!! Na luksusy w 
postaci nowych samochodów to stać tylko urzędników i polityków, a nie zwykłego obywatela

Już  bardzo wysokie opłaty za parkingi w Krakowie pomimo faktu ze jako mieszkaniec 
pod blokiem powinienem mieć jakieś przywileje i tak ponosimy bardzo duże koszty

Kolejny pomysł na robienie pieniędzy i wyłudzanie od społeczeństwa Strefa czystego powietrza powinna zostać całkowicie zniesiona

1.7.25 9:17:21 SCT nie powinna być wprowadzana, ponieważ to nie samochody przyczyniają się do powstawania smogu (którego nie ma w okresach letnich), a jeśli już ma być limitowany wjazd do Krakowa, to dla wszystkich 
pojazdów z rejestracją inną niż KR i KK

SCT nie powinna być wprowadzana, a jeśli już ma być limitowany wjazd do Krakowa, to dla wszystkich pojazdów z rejestracją inną niż KR i KK. Mieszkańcy Krakowa (rejestracje KR i KK) nie powinni być objęci wymogami SCT Absurdalny pomysł, ponieważ mija się z ideą SCT. Czy opłata spowoduje brak emisji. SCT powinna dotyczyć pojazdów z rejestracją inną niż KR i KK. SCT powinna dotyczyć wyłącznie pojazdów z rejestracją inną niż KR i KK.

1.7.25 9:18:55 Strefa nie powinna być wyznaczana w ogóle, a jeżeli istnieje obowiązek jej wyznaczanie, to jej zasięg powinien być symboliczny, np. ograniczony do dróg niedostępnych dla ruchu publicznego. Wszystkie miejsca powinny być dostępne dla wszystkich obywateli, zwłaszcza te, na które obywatele płacą w podatkach. 
Obejmowanie strefą miejsc prowadzenia działalności gospodarczej również spowoduje zmniejszenie dostępnej puli klientów i spadek 
dochodów.

Wszystkie samochody dopuszczone do ruchu publicznego powinny mieć prawo do poruszania się po wszystkich drogach publicznych. Wykluczanie posiadaczy starszych pojazdów z 
poruszania się po części dróg, a jednocześnie wymagania od nich składania się na ich koszty budowy i eksploatacji jest jawną niesprawiedliwością i wyzyskiem.

Jest to dyskryminacja ludzi mieszkających poza strefą, a pracujących w jej obrębie. 
Spowoduje to zwiększenie nierówności społecznych na jej obrzeżach (zamożniejsi będą 
mogli pracować dalej, biedniejsi będą musieli przeprowadzić się do miasta, lub ich 
perspektywy zarobkowe staną się złe).

Jest to wymuszenie, dodatkowe opodatkowanie pod płaszczykiem ekologii. Wszyscy powinni mieć równe prawo korzystania z dróg publicznych.

1.7.25 9:19:07 Modyfikacja przez likwidację czyli całkowite odejście od tej inicjatywy!!! Bardzo tendencyjne pytanie, najpierw proszę zapytać w prosty sposób, tak lub nie, czy mieszkańcy Krakowa chcą mieć SCT. wg mnie 
NIE!!!

Nie wprowadzać na siłę i wbrew woli mieszkańców SCT!! Jak widać zawsze chodzi o pieniądze... 
Miasto wystarczająco ściąga z kierowców za parkowanie, nawet przy cmentarzach.

Nie ma SCT, nie ma wyjątków.Proste, prawda?

1.7.25 9:20:10 Tylko ścisłe centrum Krakowa ,stare miasto Całe obrzeża krakowe należące do niego wyłączyć ze strefy. 10 lat Kategorycznie nie zgadzam się aby był pobierany kolejny haracz od kierowców
1.7.25 9:20:12 Przychodnie typu ul Komorowskiego, Ruczaj, Batorego itd, Szpital Jana Pawła, Ginekologiczno- Położniczy np. na ul. Siemiradzkiego, 

gdzie rodzice którzy nie spełniają wymogów nie mają jak odebrać noworodka w zimie ( nie każdy jest na tyle bogaty)
Oprócz ludzi bogatych jest cała masa których nie stać na nowe standardowe samochody, my mamy diesla z 2009 roku i nie stać nas na nowy samochód z racji że jest to auto które jest 7 
osobowe ( mamy 6 dzieci). Obniżenie do 2005 roku.

Powinno zostać powiększone o powiat krakowski, np mamy 150 m do granicy Krakowa i 
już wyjeżdżając z ulicy na drogę wojewódzką wjeżdżam w Kraków, nie mam innej drogi. 
To nienormalne.

Czyli krótko mówiąc ci biedniejsi którzy nie mają kasy na nowe samochody mają dodatkowo jeszcze płącić- już się domyślam kto to wymyślił, bo zapewne nie ten kogo to dotyczy! Rodziny wielodzietne, ludzie 60 plus ( jak mają zmienić samochód z emeryturami głodowymi).

1.7.25 9:21:01 Rynek i okolica. max do aleii. zlagodzenie wymagan dla samochodow zasilanych olejem napedowym 3 lata wystarcza skok na kase. albo ekologia i calkowity zakaz wjazdu, bo po co inaczej mowic o czystosci powiertza?
1.7.25 9:21:21 Nie należy wprowadzać Wystarczy nie zabudowywać wieżowcami Płacę podatek w paliwie za możliwość korzystania z dróg wybudowanych i utrzymywanych z moich pieniędzy To tylko i wyłącznie skok na kasę Wszyscy mają prawo korzystać z dróg
1.7.25 9:21:35 Zrezygnować ze Strefy czystego transportu. Ewentualnie ograniczyć tylko do okolic Rynku z granicą na plantacj Obszar całego miasta z wyłączeniem Rynku Auto z ważnym przeglądem technicznym powinno mieć możliwość wjazdu Co najmniej 20 lat Kasa nie śmierdzi. Czyste powietrze tak chyba że jesteś zamożny to możesz wjechać czymkolwiek 
1.7.25 9:21:43 Należy wyłączyc z obowiązku korzystania mieszkańców miasta i powiatów ościennych wprowadzenie strefy spowodujd źe ludzie z gmin ościennych nic dojadą nawet do lekarza!!! To jest zdecydowanie za mało zkażdej strony miasta trzeba zrobić przynajmniej 10 takich miejsc miasto nie jest przygotowane Wymagania wprowadzenie pojazdu m.in. euro 6 dla diesli są bardziej wymagającd niż w Niemczech jesteśmy dużo biedniejszym krajem takie postępowanie powoduje segregację 

mieszkańców na biednych i bogatych, polaków nie stać na takie auta 
Powinni byç okres 10 lat aby mieszkańcy mogli się przygotować oraz wyłącznie powinno 
równieź objąć mieszkańców powiatów ościennych miasta tak jak napisane jest wyżej

Bardzo złe moźe być rozwiązanem dla turystów a nie dla mieszkańców gmin ościennych nie dość jak mieszaniec przykładowo Krzeszowic będzie chciał dojechać do lekarza autem starym bo nie stać 
go na nowe jeszcze będzie musiał płacić dodatkowo to postępowanie powoduje segregację mieszkańców na biednych i bogatych 

Autobusy również powinny być wyłączone

1.7.25 9:23:37 Tak. Uważam, ze jest niezgodna z konstytucją i nie powinna zostać dopuszczona do stosowania, W tek propozycji nie chodzi o ekologie tylko o dodatkowe zbieranie pieniędzy dla Krakowa kosztem okolicznych 
mieszkańców i turystów. Jeżeli mają zostać wprowadzone zasady dotyczące normy spalin dla samochodów podane w "propozycji" powinny obowiązywać Wszystkich uczestników ruchu, wraz z mieszkańcami 
Krakowa.

Obszar na chwile obecną jest bezsensowną propozycją. Jeżeli wprowadzenie takiej strefy wynika np. z przepisów UE to mogłoby objąć 
wyłącznie ścisłe centrum Krakowa (okolice Rynku). 

Wprowadzone wymagania  nie przystają do obecnych realiów w Polsce i są zbyt rygorystyczne. Uważam, ze jest to niezgodne z konstytucją i taka propozycja nie powinna zostać 
dopuszczona do stosowania. Ewentualne  obostrzenie powinny dotyczyć wszystkich 
pojazdów, bez znaczenia czy należą do mieszkańców Krakowa, czy też nie.  Na chwilę 
obecną infrastruktura w Krakowie nie jest przygotowana do jej wprowadzenia.

Uważam, ze taka propozycja jest niezgodna z konstytucją i nie powinna zostać dopuszczona do stosowania. Ewentualne  obostrzenia w przyszłości powinny dotyczyć wszystkich pojazdów, bez 
znaczenia czy należą do mieszkańców Krakowa, czy też nie. Tutaj chodzi wyłącznie o pieniądze, a nie o ekologię.

Uważam, że propozycja zwolnienia spod zakazu wyłącznie dla Krakowian jest niezgodna z konstytucją i nie powinna zostać dopuszczona do 
stosowania. Tutaj chodzi wyłącznie o pieniądze, a nie o ekologię.

1.7.25 9:24:41 Granice strefy nie powinny obejmować całego Krakowa. Powinny być ograniczone do obszarów najbardziej zanieczyszczonych A co z dojazdem do innych szpitali, np Jana Pawła II, Żeromskiego i innych. Ni wszyscy leczą się w Prokocimiu Maksymalne obostrzenia powinny być: Euro 5 - dla disli oraz Euro 3 dla benzyny. Nie każdy może pozwolić sobie na kupno nowego samochodu Bardzo mi się podoba takie rozwiązanie, ponieważ wtedy auto automatycznie przestaje zatruwać środowisko. A jaka będzie opłata jeśli pojadę np. do mechanika i samochód będzie w warsztacie 
przez 1 miesiąc?

Dla osób z poza Krakowa, które mają już zarejestrowane samochody niespełniające norm, również powinien być okres przejściowy

1.7.25 9:25:04 Dla SCT jestem na NIE!!! Dla SCT jestem na NIE! Dla SCT absolutne NIE! NIE dla całego SCT!! Dla SCT moje NIE!! STC to kiepski pomysł, jestem na NIE!!!!!
1.7.25 9:27:13 Granica strefy powinny być parkingi Park and Ride. Dojazd powinien być umożliwiony do KAŻDEGO Park and Ride i dopiero wewnątrz nich powinna obowiązywać SCT. 1.Nie powinien być brany pod uwagę rok produkcji samochodu, a jedynie norma EURO - wprowadza to niepotrzebne zamieszanie. 2.Wymagania dotyczące silników diesla są wygórowane 

w porównaniu do silników benzynowych - sprawny silnik diesla ze sprawnymi podzespołami odpowiedzialnymi za proces oczyszczania spalin (m.in zawór EGR, filtr DPF) będzie mniej 
szkodliwy niż starszy od niego silnik benzynowy, niejednokrotnie zaniedbany (pobierający chociażby olej silnikowy) jak to często ma miejsce w przypadku starszych samochodów. Pomiary 
jakości spalin POWINNY mieć miejsce ZAWSZE podczas okresowego badania technicznego, a zazwyczaj diagności go NIE WYKONUJĄ! Tu jest konieczność zmian aby wyeliminować 
FAKTYCZNIE zanieszyszczające pojazdy a nie wszystkie jak leci po roczniku czy normie.

Najbardziej bezsensowny zapis ze wszystkich założeń SCT. Te same zasady powinny 
obowiązywać wszystkich, w innym przypadku jest to rodzaj dyskryminacji ze względu na 
miejsce zamieszkania. Dodatkowo niby wprowadzamy SCT, ale nadal pozwalamy 
poruszać się po Krakowie starym i trującym pojazdom - totalny brak logiki w działaniu.

KONIECZNE jest zrównanie zasad dla WSZYSTKICH! Skoro mieszkańcy mogą to samochody z zewnątrz również, jeżeli samochodom zewnątrz zabronić, to mieszkańcom również, jeżeli od 
samochodów z zewnątrz wymagać zapłaty, to od mieszkańców również. 

Pojazdy należące do służb ratunkowych, pojazdy budowy, pojazdy utrzymania dróg itd powinny być wyłączone ze SCT. Natomiast pomysły 
żeby wyłączyć tymczasowo również pojazdy zarejestrowane na kościelne osoby prawne jest tak absurdalny i bije po oczach taką 
zaściankowością że aż szkoda tego komentować.

1.7.25 9:27:24 Nie powinno być żadnej strefy. W obecnym kształcie jej wprowadzenie spowoduje zubożenie mieszkańców. Całe miasto straci na jej wprowadzeniu. Jest szereg innych działań, mających potwierdzenie w 
licznych badaniach, które mogą przyczynić się do poprawy jakości powietrza w mieście Kraków. Na przykład poprzez większą kontrolę nad planami zagospodarowania terenu i uniemożliwienie deweloperom na 
blokadę ostatnich kanałów powietrznych w mieście.

Jeszcze raz podkreślam ze pomysł strefy jest zły. Zacznijcie kontrolować deweloperów, budować parki. Chcecie strefy to proszę bardzo 
pod blokami i domami prezydenta, jego zastępców i każdego urzędnika który popiera ten chybiony i zły pomysł.

To oszustwo, ta ustawa to bat na niczego nie winnych biednych ludzi. Ktoś z porsche czy nowym audi i silnikiem 6 litrowym dalej będzie bez problemu jeździł po mieście i powodował nie 
tylko zanieczyszcenie ale też hałas i jak wiemy niebezpieczne sytuacje na drodze.

Tak. Mieszkańcy małopolski a nie tylko Krakowa powinni być dożywotnio zwolnieni z 
zapisu.

Jest chore i bez sensu jak cały pomysł strefy. Absurd goni absurd. Wszyscy bez wyjątku albo pakujcie walizki i zakładajcie własne miasto z wlasnymi chorymi pomysłami. Niech żyje wolna Polska!

1.7.25 9:27:47 Strefa nie powinna powstać Strefa nie powinna powstać Strefa nie powinna powstać Strefa nie powinna powstać Strefa nie powinna powstać Strefa nie powinna powstać
1.7.25 9:27:53 2025 rok. SCT powinna być zlikwidowana. Dyskryminuje ona większość właścicieli pojazdów legalnie dopuszczonych do ruchu. W świetle wcześniejszej odpowiedzi takie rozwiązanie jest dalece niewystarczające. Powinno się zrezygnować z SCT w całości. Prawo wjazdu powinny mieć wszystkie pojazdy mieć wszystkie legalnie dopuszczone do ruchu pojazdy. Ponadto ograniczenia roku produkcji lub standardy emisji Euro nie uwzględniają 

np. wielkości (wagi) pojazdu i związanego z tym zużycia paliwa co powoduje że ciężkie, nowe auta paliwożerne ale spełniające oba kryteria, mimo że faktycznie emitują więcej związków 
CO2, NO i innych są dopuszczone do ruchu w SCT, a niewielkie lub zużywające małe ilości paliwa pojazdy starsze lub spełniające wcześniejsze normy Euro mimo że zanieczyszczają w 
sposób oczywisty mniej, dopuszczone do ruchu w SCT nie są.

Propozycja w sposób oczywisty dyskryminuje kierowców spoza Krakowa. Jest szkodliwa. Propozycja fatalna ze względu na dyskryminację kierowców o niższym statusie materialnym. W sposób oczywisty premiuje najbogatszych kierowców którzy z różnych względów nie chcą rezygnować 
ze starszych lub spełniających wcześniejsze normy Euro pojazdów.

Wszyscy kierowcy powinni być traktowani równo bez względu na miejsce zamieszkania, status i inne. SCT nie powinna być wprowadzana.

1.7.25 9:28:27 Tylko obręb starego Miasta Tylko obręb starego Miasta
1.7.25 9:28:40 SCT pokrywająca obszar ścisłego centrum, tj. podstrefy płatnego parkowania A. Z wyłączeniem podstref A6 i A20 Beznadziejne rozwiązanie. Pieniądze z opłat się rozejdą i w niczym to nie pomoże. 
1.7.25 9:29:55 Stare Miasto, Kazimierz Zbyt rygorystyczne wymogi dla pojazdów z silnikami Diesla oraz ograniczenia dla pojazdów zabytkowych. Te i historyczne z racji niewielkiej liczebnisci powinny mieć prawo wjazdu bez 

ograniczen.
Stali mieszkańcy strefy powinni zostać wyłączeni z ograniczeń Takie rozwiązanie jest jak najbardziej potrzebne. Lista jest mało precyzyjna, wymaga dopracowania i usunięcia z niej ograniczeń dla mieszkańców oraz pojazdów zabytkowych.



1.7.25 9:29:58 Żadna strefa nie powinna powstać. To forma dyskryminacji ze względu na status majątkowy.
Stare auta powinny wszędzie wjechać. Te parę lat świata nie zbawi. Dajmy starszym samochodom umrzeć śmiercią techniczną. Precz z durną ideologią klimatyzmu!

Jak wyżej. Nie zgadzam się na dyskryminację ze względu na status finansowy! Jeśli już to ustalmy maksymalny poziom zanieczyszczeń, 
ale w wartości bezwzględnej i wtedy olbrzymie SUVy niech tez zostaną na parkingach poza miastem.
Poza tym każda inwestycja deweloperska powinna mieć obowiązek zapewnienia co najmniej 4 miejsc parkingowych na każde 
budowane mieszkanie, w tym dwa ogólnie dostępne.

Każdy, jeśli ma taką potrzebę i ochotę, bez względu na to, jaki ma samochód powinien móc dojechać do dowolnego miejsca w mieście. Żadnych stref. Fatalnie.

1.7.25 9:31:06 Walczylismy z komunizmem a teraz chcecie Panstwo wprowadzic przepisy gorsze niż za PRL. To skrajne pogwałcenie wolności jednostki (zwlaszcza gorzej usytuowanych) do przemieszczania sie pojazdami.  A 
najbardziej razi to że ignorujecie fakt iż elektryki to wcale nie czysty  i przyjazny srodowisku wynalazek. Elektryki to jeszcze wieksze zanieczyszczenie srodowiska z wzgl na  rakotwórcze toksyny przy produkcji a 
nastepnie utylizacji baterii.  Rowniez sama konstrukcja elektryka (bez baterii) jest ciezka i wymaga wiekszej ilosci surowcow.  Co2 jest akurat najmniej groznym pierwiastkiem (wrecz potrzebnym naturze). 
Sadzcie drzewa na wieksza skale jesli naprawde chcecie walczyc o zdrowie mieszkancow. 

1.7.25 9:31:22 Zapoznałem się z granicami strefy. Uważam, strefa tzn. jej granice powinny obejmować tylko rejon wokół plant. Cały obszar poza linią wyznaczoną przez planty powinien być dostępny dla każdego samochodu z ważnym przeglądem technicznym 
bez względu na jego wiek i uwzględnioną w homologacji normę emisji spalin.

Uważam, że pierwszy etap d,a mieszkańców spoza Krakowa powinien dotyczyć samochodów z normą euro 3 a nie euro 4 dla benzyn. Przykładowo samochód mojego ojca świetnie 
utrzymany którego niedawno remontował i dużo go to kosztowało z roku 2004 nie wjedzie do Krakowa wedle obecnej propozycji. Analogicznie dla diesla powinien być to rok 2010 lub 
norma emisji euro 5. Propozycja opłat za wjazd autem niespełniającym norm jest zła. Uważam, że lepiej złagodzić projekt dla parametrów jak opisałem powyżej.

W pytaniu powyżej odpowiedziałem na to pytanie. Ponownie je tu przekopiuje: Uważam, 
że pierwszy etap d,a mieszkańców spoza Krakowa powinien dotyczyć samochodów z 
normą euro 3 a nie euro 4 dla benzyn. Przykładowo samochód mojego ojca świetnie 
utrzymany którego niedawno remontował i dużo go to kosztowało z roku 2004 nie 
wjedzie do Krakowa wedle obecnej propozycji. Analogicznie dla diesla powinien być to 
rok 2010 lub norma emisji euro 5. Propozycja opłat za wjazd autem niespełniającym 
norm jest zła. Uważam, że lepiej złagodzić projekt dla parametrów jak opisałem powyżej.

Ponownie odpowiedziałem na pytanie powyżej więc przekopiuje tu odpowiedź: Uważam, że pierwszy etap d,a mieszkańców spoza Krakowa powinien dotyczyć samochodów z normą euro 3 a nie 
euro 4 dla benzyn. Przykładowo samochód mojego ojca świetnie utrzymany którego niedawno remontował i dużo go to kosztowało z roku 2004 nie wjedzie do Krakowa wedle obecnej propozycji. 
Analogicznie dla diesla powinien być to rok 2010 lub norma emisji euro 5. Propozycja opłat za wjazd autem niespełniającym norm jest zła. Uważam, że lepiej złagodzić projekt dla parametrów jak 
opisałem powyżej.

Ponownie kopiuje poprzednią odpowiedź: Uważam, że pierwszy etap d,a mieszkańców spoza Krakowa powinien dotyczyć samochodów z 
normą euro 3 a nie euro 4 dla benzyn. Przykładowo samochód mojego ojca świetnie utrzymany którego niedawno remontował i dużo go 
to kosztowało z roku 2004 nie wjedzie do Krakowa wedle obecnej propozycji. Analogicznie dla diesla powinien być to rok 2010 lub norma 
emisji euro 5. Propozycja opłat za wjazd autem niespełniającym norm jest zła. Uważam, że lepiej złagodzić projekt dla parametrów jak 
opisałem powyżej.

1.7.25 9:33:38 nie powinni być żadnych stref, każdy kierowca winien dojechać w każde miejsce jest to zła propozycja, kierowcy nie tylko jadą do szpitali i ośrodków dla seniorów, jadą również do urzędów, instytucji publicznych, 
odwiedzają rodzinę, starsze osoby, robią im zakupy, brak wjazdu to poroniony pomysł

powinny wjechać samochody produkowane po roku 2005 jeżeli już będą ograniczenia to mieszkańcy powinni mieć okres wyłączenia 10 lat wiadomym jest że stare samochody posiadają osoby najmniej majętne i żądanie od nich wniesienia opłat to wyciąganie pieniędzy od najmniej zarabiających. przyznawanie zwolnień i wyjątki dla jakiejś grupy to znowu uznaniowość, korupcja, załatwianie po znajomości, co z ciężarówkami, 
maszynami budowlanymi, autobusami, samolotami, one emitują dziesiątki jeżeli nie setki razy więcej zanieczyszczeń?

1.7.25 9:33:39 Gotujecie żabę po prostu by step by step wprowadzić straszne ograniczenie wolnosci 
jednostki rodem z Korei Północnej.  Zachowujecie się gorzej niż za PRL i na pewno nie 
zdecyduje się na rodzenie kolejnego dziecka w takim zamordystycznym Panstwie. Mam 
nadzieje że zabraknie w przyszlosci funduszy na Wasze emerytury. Najbardziej razi to że 
ignorujecie fakt iż elektryki to wcale nie czysty  i przyjazny srodowisku wynalazek. 
Elektryki to jeszcze wieksze zanieczyszczenie srodowiska z wzgl na  rakotwórcze toksyny 
przy produkcji a nastepnie utylizacji baterii.  Rowniez sama konstrukcja elektryka (bez 
baterii) jest ciezka i wymaga wiekszej ilosci surowcow.  Co2 jest akurat najmniej groznym 
pierwiastkiem (wrecz potrzebnym naturze). Sadzcie drzewa na wieksza skale jesli 
naprawde chcecie walczyc o zdrowie mieszkancow. 

1.7.25 9:33:42 Moim zdaniem SCT powinno obejmować teraz starego miasta wokół pierwszej obwodnicy ,Kazimierz a granicą od strony zachodniej może być Aleja Adama Mickiewicza. Wszystkie tereny poza starym miastem powinny być dostępne ogólnie. Auta nie powinny być starsze niż rok 2000, wyłączając auta 
zabytkowe. 

Moim zdaniem norm dla silników Diesla powinna być minimum euro 5 a nawet euro 4 , co do tych pierwszych są to auta w dużym stopniu ekologiczne posiadające filtry Dpf , swoją opinię 
opieram na doświadczeniu które zdobywałem pracując przy wtryskiwaczach diesla i poznając zasady ich działania oraz wygórowane normy jakie spełniają .

Bardzo dużo osib dojeżdżam do pracy z poza Krakowa wykonując pracę nawet 
przewozowe no w Mpk .kiedy te ososby będą musiały płacić opłaty  przestanie im się 
opłacać praca w Krakowie . Przez co sam Kraków utraci przychody z podatków  a inne 
okoliczne miejscowości zaczną być bardziej konkurencyjne i zaczną się rozwijać. 
Mieszkańcy powinni mieć 5.lat bez limitu a potem należy startować od normy euro 3 i w 
górę stopniowo co 3-5lat zwiększać normę . Dla przyjezdnych osób powinno się starować 
od normy euro 3 i również przez 5.lat aż.do wprowadzenia kolejnej ale.do euro 6 dopiero 
po 10 latach. Bardziej restrykcyjnie mize być w starym mieście. Gdzie brak autoryzacji 
może.usprawnic komunikację.i poprawić komfort zwiedzających.  

Rozwiązanie nie jest dobre z uwagi ,że po dokonaniu zapłaty auto nagle staje się ekologiczne. A tak to nie.  Dużo też można powiedzieć o nowych autach które palą bardzo dużo w stosunku do 
starszych ale małych aut które w przeciwieństwie do tych dużych nie beda miały wstępu . SCT powinno obejmować stare miasto .

Moim zdaniem powinni zostać uwzględnieni pracownicy Mpk . Dużo z nich dojeżdża z poza Krakowa maja starsze auta ale taki pracownik 
po dojechaniu do pracy przewozi tysiące osób dziennie w ekologicznym tramwaju albo autobusie . Pracownicy Mpk często do pracy 
przyjeżdżają w godzinach 2-4na ranem gdzie nie mają możliwości dostać się publicznym  środkiem transportu . 

1.7.25 9:34:02 Mam stary samochód z 2003 r. z silnikiem benzynowym i instalacją LPG, który służy mi wyłącznie na dojazdy do pracy. Jest w dobrym stanie technicznym, a mimo to niedługo nie będę 
mógł wjechać nim do miasta. Tymczasem: silniki benzynowe (szczególnie z LPG) emitują znacznie mniej NOx niż diesle, nawet spełniające normę Euro 6; w starszym aucie z LPG emisja 
NOx może wynosić kilkanaście-kilkadziesiąt mg/km, w zależności od stanu technicznego. Diesel Euro 6: Limity dla NOx wynoszą maksymalnie 80 mg/km, ale w rzeczywistości emisje w 
rzeczywistych warunkach drogowych mogą być wyższe, zwłaszcza jeśli układy oczyszczania spalin (np. SCR) nie działają optymalnie. Starsze systemy Euro 6 mogą emitować nawet ponad 
300 mg/km w rzeczywistości. Silniki benzynowe z LPG praktycznie nie emitują cząstek stałych, ponieważ spalanie gazu jest czystsze niż spalanie benzyny czy oleju napędowego. LPG ma 
niższą zawartość węgla niż benzyna czy olej napędowy, co powoduje niższą emisję CO2 w porównaniu do samej benzyny. LPG generuje niższą emisję HC i CO niż benzyna. 

Uważam, że należy zmienić kryteria, a nie stosować wyłączenia. Albo celem jest troska o 
środowisko, albo to sztuka dla sztuki. 

Z całym szacunkiem, ale uważam, że to kretyński pomysł. J.w.

1.7.25 9:34:25
1.7.25 9:34:59 Ograniczyć, strefę do ścisłego centrum starego miasta Ok Zmniejszenie rygorystycznie i norm spalania do euro 4 a od euro 5 aby jezdzily Powinno zostać Chory pomysl Wszystko działa na niekorzyść, osób mniej majętnych 
1.7.25 9:35:11 Wszystkie parkingi P+R, w tym Kurdwanów, Mydlniki Bieżanów Mały Płaszów i Czerwone Maki Należy wprowadzić dopuszczenie tylko dla pojazdów hybrydowych i elektrycznych.

Dla pojazdów spalinowych opłaty rosnąco w zależności od normy.

Norma Euro 6 100 zł/MSC, Euro 5 300 zł/MSC, Euro 4 400 zł/MSC, Euro 3/ 500 zł/MSC. Ponizej normy Euro2 zakaz wjazdu.

Nie należy wprowadzać wyłączenia tylko niższą o około 80% oplatę emisyjną.

Od 50 do 100 zł miesięcznie w zależności od rocznika i rodzaju napędu.

Opłata emisyjna powinna pokryć deficyt budżetowy na komunikację miejską. Kierowcy 
zarówno z Krakowa jak i spoza powinni pokrywać koszty korków oraz rosnącego 
natężenia ruchu. Większość linii autobusowych notuje spore opóźnienia i należy coś z 
tym zrobić.

Dobre rozwiązanie.

Z tym, że należy wprowadzić zmiany:
1. Opłaty dla wszystkich pojazdów spalinowych, bez hybryd.
2. Opłata emisyjna dla mieszkańców Krakowa - 80 lub 90%.
3. Opłata emisyjna dla mieszkańców od 20 do 50 zł/ miesięcznie.
4. Dla przyjezdnych bez zmian, z tym, że dla normy Euro 6 może być niższa.

1.7.25 9:36:14 Gotujecie żabę po prostu by step by step wprowadzić straszne ograniczenie wolnosci jednostki rodem z Korei Północnej.  Zachowujecie się 
gorzej niż za PRL i na pewno nie zdecyduje się na rodzenie kolejnego dziecka w takim zamordystycznym mieście. Mam nadzieje że 
zabraknie w przyszlosci funduszy na Wasze emerytury. Najbardziej razi to że ignorujecie fakt iż elektryki to wcale nie czysty  i przyjazny 
srodowisku wynalazek. Elektryki to jeszcze wieksze zanieczyszczenie srodowiska z wzgl na  rakotwórcze toksyny przy produkcji a nastepnie 
utylizacji baterii.  Rowniez sama konstrukcja elektryka (bez baterii) jest ciezka i wymaga wiekszej 2x ilosci surowcow, aluminium stali itp.  
CO2 jest akurat najmniej groznym pierwiastkiem (wrecz potrzebnym naturze).  Walczcie o zakaz stosowania pestycydow, glifosatu a w 
temacie CO2 sadzcie drzewa na wieksza skale jesli naprawde chcecie walczyc o zdrowie mieszkancow!

1.7.25 9:36:51 Pełna strefa czystego transportu (największe obostrzenia Euro 6 ) powinny obowiązywać od drugiej obwodnicy w stronę Rynku Głównego. Spaliny są najmniejszym problemem. Najwyższa pora zająć się 
ościennymi miejscowościami ,oraz zabudową Krakowa ( brak tuneli przewietrzających miasto) 

Wjazd do Krakowa, oraz poruszanie się pojazdów po mieście bez ograniczeń od normy Euro4 Ścisłe centrum oraz obszar do drugiej obwodnicy- Euro 6, Im dalej od centrum tym niższe wymagania powinno zostać zmienione do 10 lat, lub całkowicie nie powinno dotyczyć mieszkańców Bzdura, albo mamy na uwadze czyste powietrze , albo nabijamy kasę.

1.7.25 9:37:43 SCT nie powinna obowiązywać SCT nie powinna obowiązywać Nie da się łatwo określić na podstawie Euro faktycznego zanieczyszczenia wywoływanego przez pojazd.
Jest to złe kryterium.

SCT nie powinna obowiązywać To mija się z ideą SCT.
Po zapłaceniu pojazd przestaje zanieczyszczać niby?

SCT nie powinna obowiązywać.

1.7.25 9:39:33 Stare miasto gdzie spaceruje dużo ludzi. Inne strefy nie powinny być wykluczone dla biedniejszych ludzi. Wszędzie powinien być zapewniony swobodny dostęp bez ograniczeń nie zależnie od samochodu. Samolot zużywa tone paliwa 
startując i nie ma ograniczeń.

Wszyscy powinni mieć swobodę podróżowania. Nie wszystkich stać na droższe auto. Dożywotnio każdy powinien być wyłączony Zwykle złodziejstwo...

1.7.25 9:39:35 Tworzenie takich stref to forma dyskryminacji innych i nigdy nie powinno ich być ani zakazów dla aut które przeszły badanie techniczne, mają opłacone ubezpieczenie i są zarejestrowane. giełda na Balickiej, plac imbramowski, zoo, błonia, wszystkie szkoły, SOR'y, kluby sportowe, kluby seniora, parki, przychodnie, apteki 
mające dyżur nocny - są to miejsca do których każdy musi mieć wolny dostęp bez żadnych sztucznych ograniczeń

Podbite badania techniczne, zarejestrowny samochód? to ma prawo poruszać po wszystkich drogach publicznych! Nikt nie może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym 
z jakiejkolwiek przyczyny. - rozdz 2, art 32 konstytucji

oceniam to tak, że ta cała SCT nie jest wprowadzana ze względu ekologicznego tylko jest próbą zwykłej kradzieży to niczego nie zmienia, próba wproawdzenia SCT jest próbą dyskryminacji 

1.7.25 9:39:59 Postulowane zmniejszenie obszaru strefy do granic Centrum Miasta Balice, Obniżyć wymagania Normy dla Diesla na Euro 4 Naruszona została zasada równego traktowania mieszkańcy/osoby z zewnątrz / Czyli chodzi o pieniądze a nie o czystość powietrza. Samochody przewożące osoby niepełnosprawne.
1.7.25 9:41:41 Nie powinno być strefy Wszystkie Powinny być dozwolone wszystkie pojazdy powstałe po 2137 roku przed naszą erą Powinno być gorylion lat wyłączenia nie tylko dla mieszkańców Krakowa, ale wszystkich
1.7.25 9:43:16 Proponuję zlikwidować i zacząć zmiany od właściwej strony, czyli ZACHĘCENIE, a nie PRZYMUSZANIE ludzi do korzystania z komunikacji zbiorowej i rowerów. Darmowe, lub bardzo tanie bilety, wysokie ulgi 

podatkowe dla posiadaczy zarejestrowanych rowerów.
Opisano w pkt. 1 A więc pieniądze oczyszczają powietrze? :) Opisane w pkt. 1

1.7.25 9:43:28 Sprzeciwiam się SCT w Krakowie. Sprzeciwiam się SCT w Krakowie. To wykluczanie mniej zamożnych mieszkańców i nierówne traktowanie obywateli - stawiające włascicieli nowych pojazdów  w uprzywilejowanej grupie. Sprzeciwiam się SCT. Sprzeciwiam się SCT To wyłudzanie pieniędzy. Sprzeciwiam się SCT. Sprzeciwiam się. To nierówne traktowanie i segregacja obywateli RP.
1.7.25 9:43:42 STC powinna być wyznaczona 10m wokół Urzędu Miejskiego Miasta Krakowa i miejsca zamieszkania Prezydenta Krakowa Należy udostępnić kierowcom cały obszar Krakowa , a Strefę ograniczyć do 10m wokół Urzędu Miasta Krakowa Proponuje aby dopuścić auta o dacie produkcji od 996 p.n.e Proponuję aby wszystkie ograniczenia SCT dotyczyły jedynie i wyłącznie Prezydenta 

Krakowa i najwyższych podległych mu urzędników 
Proponuję aby tylko Prezydent Miasta Krakowa i najwyżsi podlegający mu urzędnicy wnosili opłaty za wjazd do Strefy Proponuję aby spod zakazu wjazdu do strefy STC w Krakowie zwolnieni zostali wszyscy którzy nie są Prezydentami Krakowa planującymi 

wprowadzić Strefę
1.7.25 9:44:11 Strefa powinna objąć tylko historyczne centrum Krakowa w obrębie obwodnicy I oraz historyczne centrum Kazimierza. Uważam, że obszar strefy jest zbyt duży i powinien zostać ograniczony do historycznego centrum Krakowa w obrębie obwodnicy I 

oraz historycznego centrum Kazimierza. W takim przypakdu nie byłoby konieczne tworzenie żadnych wyjątków.
Strefa powinna obowiązywać tylko dla samochodów powyżej 3,5 tony. Pojazdy o klasie emisji EURO 3 lub wyższej mogłby wjechać do strefy. Okres wyłączenia dla au należących do mieszkańców Krakowa powinien być wydłużony 

do 10 lat.
Zaproponowane rozwiązanie dopuszczające wjazd do strefy po wniesieniu opłaty pokazuje wyraźnie jakie intencje kierują pomysłodawcami Strefy. Strefa ma służyć pobieraniu opłat i wypływom do 
budżetu miasta, a nie dbać o czystość powietrza.

Nie mam opinii na temat listy wyjątków.

1.7.25 9:45:07 SCT na obszarze całego miasta to gruba przesada, w jakich innych miastach SCT jest na całym obszarze? Nie znam ani jednego takiego przykładu. Rozumiem, że chcecie być słynni na cały świat, ale niestety 
zgodnie z zasadą - nieważne jak mówią, ważne żeby mówili. Nie tędy droga. SCT jedynie w ścisłym centrum tak jak w innych miastach Europy.

Dlaczego tylko jeden P&R? A co z istniejącymi już na Czerwonych Makach, Kurdwanowie, Bieżanowie? Dlaczego te parkingi mają być 
niedostępne dla ludzi? Do wszystkich istniejących i przyszłych P&R dojazd powinien być możliwy bez względu na SCT. Jak inaczej ludzie 
spoza Krk mają dojechać do miejsc z przesiadką na KKM?
Przy CH Zakopianka też funkcjonuje P&R tylko pół formalnie, ponieważ podobno miasto dogadało się z właścicielem, że nie ogranicza 
on tam parkowania z tego względu i nie ściga jak pod wieloma innymi marketami.

Obostrzenia są ostrzejsze niż w pierwszej wersji SCT, która miała wejść w zeszłym roku. Dlaczego? Nie ma uzasadnienia żeby wprowadzać tak restrykcyjne zasady. Jakie inne miasta Europy 
mają aż tak wysokie restrykcje? Już nie mówiąc o wprowadzaniu ich na terenie całego miasta. Propozycja jest po prostu absurdalna pod wieloma względami.

Tym zapisem o 5 latach chcecie zamknąć usta mieszkańcom i tyle. To jest zasłona dymna 
żeby uniknąć protestów jakie się pojawiały przy pierwszej próbie wprowadzenia. 
Wszystkie auta już zarejestrowane powinny mieć wjazd do SCT bez ograniczeń, a po 
prostu powinny być prowadzone kontrole stanu pojazdów i emitowanych zanieczyszczeń.

Ujawniacie tym zapisem prawdziwe intencje strefy - łatanie dziury w budżecie. Tu w ogóle nie chodzi o poprawę jakości powietrza tylko o wyciąganie pieniedzy od ludzi, których nie stać na pseudo 
ekologiczne drogie auta.

Kościół nie powinien być zwolniony z wymogów SCT nawet przez chwilę, to jest niesprawiedliwe w stosunku do wszystkich innych. Nie 
widzę uzasadnienia dla uprzywilejowania KK w kontekście wjazdu do strefy - za pieniądze z funduszu kościelnego oraz z tacy stać ich na 
wymianę aut w przeciwieństwie do wielu osób, które faktycznie są w trudnej sytuacji materialnej.

Najważniejsze to sprawdzać faktyczny stan techniczny pojazdów i emitowane zanieczyszczenia, a nie opierać się na info na papierze (data 
produkcji/norma z momentu rejestracji auta).

1.7.25 9:46:47 wyłącznie wnętrze Plantow należy to wydłużyć do 50 lat
1.7.25 9:48:11 Strefa czystego transportu nie jest potrzebna. W zamian należałoby uspokoić ruch w samym centrum miasta  - Starówka, Rynek gdzie ruch powinien odbywać się w strefi TEMPO 30 Jakiekolwiek wydzielenia obszarów z proponowanych w ramach SCT nie są potrzebne.

Kompletna obwodnica - to jest teraz najbardziej potrzebne.
Jeżeli ktoś chce walczyć z kierowcami nie ważne jaki samochód ktoś użytkuje to jest to dyskryminacja osób o mniejszych dochodach. Nie każdego stać na nowy samochód spełniający Euro 
7. 
Tam gdzie nie będzie dostępu komunikacyjnego biznes mniejszy i większy będzie zamierał. Pogorszą się również warunki bytowe mieszkańców zamieszkujących dany obszar strefy SCT.

Mieszkańcy na 5 lat, a reszta? Kraków żyje w dużej mierze z turystyki. Odwiedzający 
przyjeżdżają często własnym transportem gdzie chcą gdzieś zaparkować i zostawić w 
mieście pieniądze.

Więc co ma to wspólnego z ekologią? Od tego by samochody nie kopciły nadmiernych spalin są stacje diagnostyczne kontroli pojazdów. To jest zły pomysł nie mający nic wspólnego z ekologią a tylko promowanie jakiś wyjątków.
Ruch samochodów w centrum miasta gdzie proponowania jest SCT zmniejszy się po domknięciu wschodniej obwodnicy Krakowa. Wtedy 
jadący od strony Kielc, Radomia czy Warszawy w kierunku na Zakopane nie będą musieli jechać przez centrum miasta.

1.7.25 9:49:06 tylko 20m wokół Urzędu Miasta Krakowa cały Kraków powinien być wyłączony ze Strefy z wyjątkiem obszaru 20m wokół Urzędu Miasta Krakowa STC w Krakowie powinna niedopuszczenie aut wyprodukowanych do roku 1000 przed naszą erą Mieszkańcy Krakowa powinni mieć 1mld lat wyłączenia spod wymogów STC, wszyscy 
inni ludzie również, z wyjątkiem Prezydenta Krakowa

Niech opłaty wnosi tylko Prezydent Krakowa Wszystkie pojazdy powinny mieć możliwość wjazdu do STC, lokomotywy na węgiel również

1.7.25 9:51:26 a) Wprowadzone w nowej Ustawie ustalenia mogą się NIE przyczynić do polepszenia powietrza w Krakowie, natomiast uderzy w biedniejszą część społeczeństwa zameldowanej poza Krakowem. Osoby zamiast 
inwestować w zmianę ogrzewania/termomodernizację budynków mieszkalnych, będą musiały zainwestować w nowsze auta. To doprowadzi do efektu odwrotnego. Diesel z normą EURO3 którym ta osoba 
wjedzie do Krakowa i spali przemieszczając się w coraz mniejszych korkach (dzięki obwodnicy) wyemituje mniej niż tony węgla spalone tylko w zimie.
b) O wprowadzeniu SCT słyszymy od dawna, dużo osób się tym przejęło i wymieniło auta, może się okazać że wprowadzenie SCT nie zmieni poziomu zabrudzenia powietrza zwłaszcza że przewiduje furtkę w 
postaci opłat emisyjnych za wjazd ( na co pójdą te opłaty nie jest jasne, że po prosto zasili kasę miasta? o to chodzi w tym wszystkim?)
c) Poza tym sprawdzona jest zasada zachęcać nie zabraniać. Więc, zachętą może być np darmowe parkowanie dla aut z normą Euro6 a nie tylko elektrycznych.
REASUMUJĄC. Do polepszenia powietrza bardziej przyczyni się zmiana sposobów ogrzewania w gminach ościennych m. Krakowa

Czy od Górki Narodowej w stronę miasta polepszy się powietrze? tzn. czy w granicach SCT będzie wyczuwalna mniejsza emisja 
zanieczyszczeń niż poza granicami? Moim zdaniem będzie takie samo. Natomiast całkowite zamknięcie pierścienia obwodnicy  w 2026 
roku całkowicie skieruje tranzyt poza miasto, co na pewno przyczyni się do polepszenia powietrza. Więc data wprowadzenia SCT 
powinna być przesunięta przynajmniej do daty ukończenia obwodnicy.

Gdy zostanie oddana obwodnica w 2026 roku należy zrobić badania, jak polepszyło się powietrze  w Krakowie. Jeśli znacząco lub przynajmniej zauważalnie, restrykcję można będzie 
poluzować.

Nie tylko mieszkańców Krakowa, lecz też gmin ościennych, szczegóły patrz odpowiedź 
pkt1. a)
Data wprowadzenia SCT winna się pokrywać z całkowitym ukończeniem obwodnicy 
Krakowa w 2026. 

patrz pkt1. b) W zasadzie lista może spowodować migrację zameldowań do Krakowa, nie przyczyniając się do istotnego polepszenia powietrza

1.7.25 9:52:13 Tak, należy z niej zrezygnować jak najszybciej.
Nie powinno sie dyskryminować pojazdów ze względu na rok produkcji.
To jest finansowa dyskryminacja i faworyzacja osób majętnych.

WSZYSTKIE SZPITALE, WSZYSTKIE PARK AND RIDE, WSZYSTKIE ULICE, WSZYSTKIE SKLEPY, CENTRA HANDLOWA DLA WSZYSTKICH. BEZ 
REGULACJI.

Nie zgadzam się z propozycją. Nie powinno być dyskryminacji ze wzgledu na emisję, ani ze względu na rok produkcji. Dyskryminacja ze wzgledu na miejsce zamieszkania czas start...
Wnioskuje o brak dyskryminacji.

Brak opłat za wjazd do miasta. Bez względu na emisje, rok produkcji i miejsce zamieszkania.
Brak dyskryminacji.

Czyli samochody historyczne i zabytkowe juz nie emitują CO2, tak?
Z jakiego powodu mamy je wykluczac?

Prosze o wykluczenie wszystkich samochodow ze strefy czystego transportu i niech obowiazuje tylko urzednikow przez pierwsze 5 lat, 
pozniej na podstawie ankiety wsrod urzednikow dokonamy dalszych dzialan.

Brak dyskryminacji samochodow ze wzgledu na rok produkcji, emisje, czy miejsce zamieszkania wlasciciela.
1.7.25 9:52:26 Uważam, że SCT nie należy wprowadzać. Uważam, że SCT nie należy wprowadzać. Powoduje wykluczenie wielu osób z transportu. Uważam, że SCT nie należy wprowadzać. Jednoznacznie negatywnie. Uważam, że SCT nie należy wprowadzać.
1.7.25 9:53:20 Tak, wywalić do kosza SCT. Czy opłaty za wjazd do SCT uratują planetę? Brak SCT = brak problemu
1.7.25 9:54:24 Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko ścisle centrum, czyli maksymalnie wszystko w środku 2 obwodnica, bez samej obwodnicy. Dojazd do wszystkoch szpitali i wszystkich Park and Ride. W nowym projekcje warunki sa bardziej rygorystyczne, te powinny pozostac jak w poprzednim wersji. Każdy mieszkajacy w Krakowie powinien móc dojechać swoim autem pod swoje miesce 

zamieszkania czasem auto służy tylko do podróży poza miasto.
Takie podejscie jest kompletnie nie zgodne z zalozeniami tego pomysłu i jest próbą latania budżetu miasta. Ma sens tylko w okresie przejsciowym pod warunkiem ze opłata bedzie niska. Zwolniej powinno być jak najmniej jak cieria to wszyscy, a zwlaszcza auta służb i urzędników miejskich czy panstwowych nie powinny 

stanowić wyjątków, jak cierpia to wszyscy.
1.7.25 9:54:24 STC tylko 15m wokół Urzędu Miasta Krakowa dojechać powinno się swobodnie na teren całego Krakowa z wyłączeniem STC tylko 15m wokół Urzędu Miasta Krakowa zakaz tylko dla aut wyprodukowanych w czasach rządów Kleopatry w Egipcie STC tylko dla najwyższych urzędników Urzędu Miasta Krakowa niech opłaty za wjazd do STC płaci ze swojej kieszeni tylko Prezydent Miasta Krakowa wjazd do STC w Krakowie powinien być wolny dla wszystkich z wyjątkiem Prezydenta Miasta Krakowa
1.7.25 9:54:27 lepsza byłaby zmiana na: dla mieszkańców Krakowa oraz powiatów bezpośrednio 

graniczących z Krakowem
1.7.25 9:54:29 STC powinna byc wylacznie dla aut z zewnatrz krakowa a nie dla mieszkancow Dojazd do wszystkich szpitali powinien byc wylaczony z SCT Mieszkancu krakowa powinni byc wylaczeni z SCT Beznadziejne - czy w takim razie po zaplaceniu zanieczyszczenie z danego samochodu zniknie? To ewidentnie zamach na kase mieszkancow i blokowanie ich podstawowych praw do przemieszczania 

sie. 
mieszkancy krakowa powinni byc wylaczeni z SCT 

1.7.25 9:58:00 Uważam że dla każdego przyjeżdżającego cały obszar Krakowa z wyłączeniem pierścienia plant powinien być dostępny dla każdej osoby posiadającej Diesel który jest ubezpieczony, ważny przegląd techniczny i 
katilizator.

Obszar Krakowa powinien być dostępny dla wszystkich pojazdów samochodowych. Każdy rok produkcji z ważnym przeglądem. Wszyscy powinni mieć wjazd. Każdy powinien mieć wjazd. Każdy powinien mieć wjazd.

1.7.25 9:58:38 Minimalne, najlepiej obszar rynku i przyległe ulice Ten obszar jest zbyt mały. Strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum a więc w obszarze rynku głównego i na przyległych 
olicach

Jasno wskazuje fiskalny cel istnienia strefy

1.7.25 9:59:41 Strefa czystego powietrza powinna obejmować tylko pierścień plant Obszar miasta Krakowa powinien byc cały dostępny dla wszystkich samochodów Każdy rok produkcji z ważnym przeglądem powinien mieć wiazd do krakowa Wszyscy powinni mieć zawsze wjazd 0 na 10 tragiczny pomysł Wszyscy powinni mieć wjazd i koniec
1.7.25 10:00:02 Bez sensu. Zebrane pieniądze i tak nie zostaną wykorzystane do budowy lub remontu infrastruktury drogowej lub szynowej. 
1.7.25 10:00:40 Należy ją w całości oddalić. To zły pomysł od swoich postaw. Należy ją w całości oddalić. To zły pomysł od swoich postaw. Należy ją w całości oddalić. To zły pomysł od swoich postaw. Należy ją w całości oddalić. To zły pomysł od swoich postaw. Należy ją w całości oddalić. To zły pomysł od swoich postaw. Należy ją w całości oddalić. To zły pomysł od swoich postaw.
1.7.25 10:02:36 Należy zmodyfikować do wnętrza obszaru: Aleje- Zwierzyniecka-Powiśle-Podzamcze-Gertrudy-Westerplatte-Basztowa-Długa To może jeszcze uwzględnić wszystkie szpitale (prywatne i publiczne) na terenie miasta, urzędy państwowe lub miejskie różnego typu, 

oraz sądy.
Euro 5. I proszę o propozycję, co mają zrobić mieszkańcy miasta których nie stać nawet na zakup takiego samochodu. 10 lat to absolutne minimum. Kwestia wysokości opłaty. Jest już jedna za parkowanie w strefach. Będzie kolejna, a potem jeszcze następna? Prawo ma być proste i czytelne. Czy pojazd zabytkowy emituje zabytkowe spaliny, bo raczej nie, a emituje ich więcej niż pojazdy spełniające np. Euro 3. Mamy równych i 

równiejszych? Kupię Golfa 3 w dieslu który ma 25 lat za 1000 PLN, zarejestruję jako zabytkowy i będę jeździć na żółtych blachach po STC. 
Bzdura.

1.7.25 10:03:18 Powinna jedynie obejmować rynek. Obszar powinien być cały dostępny dla każdego pojazdu wyłączenia pierścienia plant Każde auto posiadające ważny przegląd powinno mieć możliwość wjazdu do Krakowa nie ważne od rok produkcji. Nie powinno być takie coś wprowadzone Wjazd do Krakowa powinien być darmowy, niektórych ludzi nie stać na wzniesienie opłaty za wjazd do Krakowa Każdy powinien mieć prawo na wjazd do Krakowa. 
1.7.25 10:05:14 Zero, czyli bram strefy Sama strefa jest złym pomysłem Wymagania wykluczające ubogich to zwykłe bandyctwo Zmienione na wycofanie się z tego bandyckiego pomysłu Bandyctwo Perfumowanie kupy gnoju
1.7.25 10:05:42 SCT powinno być ograniczone na początku do tzw. 2 obwodnicy Krakowa. W obecnej propozycji SCT brakuje dojazdów po parkingów P&R i/lub wezłów przesiadkowych do MPK/PKP. Dlatego proponuję 

ograniczyć SCT do tzw. 2 obwodnicy Krakowa.
Nie mam zastrzeżeń. Nie mam zastrzeżeń. Jest OK, ale musi powstać dogodny system do wnoszenia opłat (płatność online, BLIK, SMS, aplikacje Mobi Park, itp). Płatność powinna być tak prosta jak za parkowanie w strefie płatnego 

parkowania. Również istotne jest czytelne oznakowanie strefy znakami drogowymi w mieście.
1.7.25 10:06:22 Brak granic i brak strefy Kraków nie powinien być w ogóle ograniczamy stc Standardy euro nie mają nic wspólnego z ekologią. Jedynym adekwatnym ograniczeniem wjazdu było by ograniczenie pod względem ilości wydzielonego co2 na kilometr. Przykład. Fiat 

Seicento może wjechać A mercedes g-klasa nie. 
Wraz ze zniesienie stc te przepisy nie mają zastosowania Brak zastosowania przy likwidacji stc Brak zastosowania przy likwidacji stc. 

1.7.25 10:07:29 SCT w Krakowie nie powinna  w ogóle powstać. SCT w Krakowie nie powinna w ogóle powstać SCT w Krakowie nie powinna w ogóle powstać SCT w Krakowie nie powinna w ogóle powstać SCT w Krakowie nie powinna w ogóle powstać SCT w Krakowie nie powinna w ogóle powstać. Jest to ewidentne ograniczanie wolności poruszania się zagwarantowane przez konstytucję 
RP.

1.7.25 10:07:29 - - - - - -
1.7.25 10:08:54 Ściśle centrum Rynek  główny Norma euro 4 Strefa tylko rynek gluwny Niejestem za tym Niezgadzam się 
1.7.25 10:09:18 Pomysł do bani. To jest jawne gnębienie mieszkańców Krakowa. Lewackie pomysły. Jeśli już chcecie gnębić mieszkańców, to chociaż zezwólcie na poruszanie się samochodami z normą Euro 6 potwierdzonymi co rocznym certyfikatem uzyskiwanym podczas przeglądu 

rejestracyjnego. 
Euro 6 powinno być normą, która pozwala na bezproblemowe poruszanie się po mieście 
zawsze. 

Czyli nie chodzi o ekologię tylko o kasę? Hipokryci. Albo wszyscy, albo nikt. 

1.7.25 10:10:31 Stref powinno być kilka, najbliższe centrum obejmowałyby najwyższe normy euro /lata produkcji pojazdów, im dalej o centrum tym niższe normy. Uczelnie, wszystkie szpitale / ośrodki zdrowia. Proponuję by na początek silniki benzynowe były euro 3. Lub w ogóle by wyznacznikiem była rzeczywista emisja CO2 konkretnego pojazdu g/100km
 Czyli mniejsze pojazdy będą się kwalifikować.

Proponuję 10 lat. Dobre, mieszkańcy powinni mieć wyłączenia Pojazdu zabytkowego powinny być całkowicie wyłączone z ograniczeń SCT

1.7.25 10:12:03 Moja propozycja to brak strefy w granicach Krakowa. Powinien być dostępny cały Kraków, to jest zabieranie wolności dla uboższych ludzi. Proponuje utrzymać stare zasady spalań. Każdy diesel pali mniej niż benzyniak i produkuje mniej spalin niż najnowsze benzyniaki. Niech miasto zasponsoruje nowe auta ludziom jeżdżącym starymi samochodami tak jak 
miasto zrobiło z ogrzewaniem domów. 

Szukacie nowych pieniędzy następny podatek, złodzieje. Prawo powinno być równe dla wszystkich. 

1.7.25 10:12:37 Strefę należy zlikwidować, zakaz ruchu pojazdów ze względu na ich wiek to nie jest rozwiązanie problemu. Cały obszar miasta powinien być dostępny bez ograniczeń. Jaki jest sens w ogóle takiego rozwiązania? Na jednej ulicy w obszarze SCT 
nie można wjechać i "dymić" a na sąsiedniej ulicy, już poza obszarem SCT można "dymić i kopcić" bez ograniczeń. A wiatr niesie te 
spaliny na obszar SCT...

Podział ze względu na wiek pojazdu to kuriozum. Małe miejskie auto z silnikiem diesla wyprodukowane przed 2014 rokiem, realnie spalające 5-6 litrów w cyklu miejskim będzie objęte 
zakazem, a wielki SUV wyprodukowany po roku 2014, ważący 2,5 razy tyle, zużywający kilkanaście litrów ON może poruszać się bez ograniczeń. Sama emisja spalin to nie wszystko, jest 
pył z klocków i unos wtórny pyłów z jezdni, jest zajętość przestrzeni z uwagi na gabaryty, jest niszczenie nawierzchni spowodowane ciężarem - brak tu zupełny logiki. Ze strony 
społeczeństwa wygląda to nie na SCT tylko na strefę dla bogatych. Godzi to w prawo do swobodnego przemieszczania się i dysponowania własnym przedmiotem zgodnie przecież z jego 
przeznaczeniem. Problem zanieczyszczenia powietrza powinien być rozwiązywany w inny sposób - identyfikacja największego źródła zanieczyszczeń i przyczyn, jeżeli chodzi o ruch 
samochodowy to rozwiązaniem jest upłynnienie ruchu i dostępność miejsc parkingowych. Spaliny dokuczliwe są szczególnie w zatłoczeniu, w korkach, a te często powodowane są z 
prozaicznego powodu - poszukiwanie miejsc parkingowych, krążenie uliczkami, powodowanie zatłoczenia.

SCT nie powinna być wdrażana w obecnym kształcie, poza tym jak się mają takie podziały 
do równości wszystkich wobec prawa?

Każde rozwiązanie dopuszczające do wjazdu jest pożądane. Tylko zastanówmy się: ktoś ma starsze auto, nie dlatego, że takie lubi, tylko dlatego, że go NIE STAĆ na nowsze. Musi dojechać autem do 
miasta np. do pracy, musi w związku z tym pokryć koszt paliwa. Chciałby zaoszczędzić lub wygospodarować środki na nowsze auto - zamiast takiemu człowiekowi pomóc, znajdujemy rozwiązanie w 
postaci dodatkowej opłaty dla takiej osoby, tym samym oddalamy ją od zakupu nowszego pojazdu, bardziej ekologicznego. Działanie zupełnie na odwrót. Kuriozum.

Wjazd bez ograniczeń dla wszystkich...

1.7.25 10:13:21 Granice strefy ograniczone do ścisłego centrum miasta Dla samochodów z silnikiem diesla dużo modeli nie zmieniło się pomiędzy rokiem 2013 a 2014, więc kryterium wieku jest kontrowersyjne. Normy emisji euro dla samochodów diesla są 
za wysokie, powinny być maksymalnie dla euro 5. 

Dużo osób mieszkających w krakowie o niskich dochodach, które nie są zarejestrowane 
jako mieszkańcy nie będą w stanie wjechać, jak np dużo studentów.

Jest to zły pomysł w mojej ocenie, ponieważ opłata ta jest za wysoka, i dochody z niej nie pomogą w polepszeniu jakości powietrza Powinno być to rozszerzone na ludzi takich jak studenci, którzy nie są zarejestrowani jako mieszkańcy a korzystają z samochodów, powinni 
być oni także uwzględnieni

1.7.25 10:13:38 II Obwodnica Miasta II Obwodnica Krakowa + dojazd do parkingu nad dworcem głównym i Galerii Krakowskiej, 1 lipca 2025 r. Granica dla aut benzynowych pozostanie na Euro 3, ale dla diesli na Euro 5 Wjazd do miasta powinien być dozwolony dla pojazdów zarejestrowanych w 
województwie małopolskim,
(a conajmniej z gmin ościennych miasta Krakowa)

opłaty są znacznie za wysokie Dla diesli ograniczenie poniżej Euro 5,
Wjazd dla mieszkańców małopolski (a co najmniej gmin ościennych) powinien być darmowy

1.7.25 10:13:42 park i ride na bieżanowie, market budowlany obi na wielickiej Posiadam pojazd wyposażony w euro 2 w doskonałym stanie technicznym o małej pojemności - 1.4  z instalacją gazową. nie rozumiem w jaki sposób mój samochód jest mniej 
ekologiczny niż pojazd o pojemności dwukrotnie większej z euro 4, tym bardziej że LPG jest dużo mniej emisyjne. SCT jest dla mnie bardzo krzywdzące ponieważ do krakowa jeżdzę tylko 
jak muszę a nie po to by stać tam w korkach. 

proponuję 5 lat wyłączenia także dla powiatów ościennych - typu wielicki Dobrze, jednak takie rozwiązanie powinno być długoterminowe a nie na "chwilę" uważam że powinny być uwzględniony pojazdy zasilane LPG !

1.7.25 10:14:25 Nie powinna istnieć żadna Strefa czystego transportu w Krakowie Nie powinna istnieć żadna Strefa czystego transportu w Krakowie Nie powinna istnieć żadna Strefa czystego transportu w Krakowie Nie powinna istnieć żadna Strefa czystego transportu w Krakowie Nie powinna istnieć żadna Strefa czystego transportu w Krakowie Nie powinna istnieć żadna Strefa czystego transportu w Krakowie
1.7.25 10:15:02 należy ją ograniczyć do minimum, albo zlikwidować. Jest szkodliwa dla mieszkańców i miasta. nie jest - mało kto będzie wiedział, gdzie szukać informacji, które obiekty są objęte oraz jakie są drogi dojazdowe do nich. Euro nie zawsze odzwierciedla poziom emisji - zostaną wykluczone małe auta pokroju sejczento, ale nadal wielki Bentley, czy inny Land Rover będzie mógł wjechać. Niektóre starsze auta 

mają mniejszą emisję, ale w czasie gdy powstawały nie było jeszcze norm euro.
jak sie zapłaci to nie emitują ? taaa matki z małymi dziećmi i stomatolodzy. Jeszcze większe rozwarstwienie społeczeństwa róbcie oraz listy uprzywilejowanych ;/

1.7.25 10:16:03 Na pewno przesadą jest obejmowanie nią praktycznie całego miasta. Oczywiście najlepiej wszystkim byłoby bez niej, ale jeżeli być musi (tak jak ustawa zobowiązuje), to powinna być uciążliwa w jak 
najmniejszym stopniu. Niech obejmie tylko "rdzeń" miasta typu Centrum i Kazimierz, zamiast dokręcać śrubę ludziom "na końcu świata" w Tyńcu czy na Klinach.

Wyjątki na P+R i szpitale to absolutne minimum. Dla benzyny jeszcze nie ma tragedii, ale te dla diesla to jakiś kosmos. Prawdziwym problemem Krakowa nie jest to jakimi autami jeździmy, tylko zanieczyszczenia z pobliskich wsi, gdzie 
nikt się żadnymi euro nie przejmuje i palą liście. Polecam opuścić Kraków i w jakimś Białym Kościele wziąć głęboki wdech, zmieni się perspektywa. No i oczywiście wszystkie 
zanieczyszczające świat firmy prywatyzują zyski, ale uspołeczniają koszty środowiskowe, dzień jak co dzień w społecznej patologii neoliberalizmu.

Kierunek dobry, ale za słabo. Przygotowawcze 5-10 lat dla mieszkańców miałoby sens 
gdyby strefa była ograniczona do ścisłego centrum, docelowa likwidacja wyjątku 
obejmująca całe miasto to po prostu gnębienie obywateli. Oczywiście zamiast zająć się 
problemem mieszkaniowym, który znacząco uderza w portfele, lepiej dodatkowo 
uderzyć w portfele w interesie firm motoryzacyjnych. Iluzja działania i zadowolone 
korporacje, gratulacje dla zarządców miasta!

Jest to akceptowalny kompromis, tzn. mieszkańcy powinni być w ogóle wyłączeni a nie-krakowiacy powinni mieć możliwość takiej zapłaty, ale nie powinno to być rozwiązanie tymczasowe na pewno. Osoby niepełnosprawne, osoby o niskim dochodzie na członka gospodarstwa domowego, osoby z obszaru metropolitalnego (ludzie ze 
Skawiny mają bliżej do rynku niż ci z Węgrzynowic będących częścią miasta).

No i na koniec chciałbym ogólnie podsumować cały pomysł, na co miejsca tu nie było. Rozumiem że miasto jest zobowiązane ustawą do 
wprowadzenia SCT, naprawdę rozumiem. To jednak nie jest powód żeby być prymusem w dokręcaniu śruby własnym obywatelom. Nie 
powinniśmy się wychylać i działać ponad normę. Warszawa nie ma całego miasta objętego SCT i ani świat się nie zawalił, ani nie mają 
problemów z rządem. Pustoszenie portfeli mieszkańców Krakowa nie naprawi planety. Jak mówi przysłowie – nadgorliwość jest gorsza od 
faszyzmu.

1.7.25 10:16:19 Bez ograniczeń powinny się poruszać pojazdy o silnikach do pojemności 1100cmm3 Bez ograniczeń powinny się poruszać pojazdy o silnikach do pojemności 1100cmm3 Bez ograniczeń powinny się poruszać pojazdy o silnikach do pojemności 1100cmm3 Bez opłat powinny się poruszać pojazdy o silnikach do pojemności 1100cmm3 Bez ograniczeń powinny się poruszać pojazdy o silnikach do pojemności 1100cmm3
1.7.25 10:16:39 Nie ma potrzeby tworzenia Strefy - wyeliminowanie strarszych samochodów z poruszania się po miescie nie będzie mieć znaczącego wpływu na jakość powietrza (wpływ znacznie mniejszy niż likwidacja  emisji 

z pieców węglowych). Czy są rzetelne prognozy przwidujące w jakim stopniu ewentualna strefa wpłynie na poprawę jakkości powietrza? Czy przeprowadzone zostaly w tym kierunku RZETELNE pomiary lub 
analizy??? 

Patrz odpowiedz na pytanie nr 1 Patrz odpowiedź na pytanie nr 1 Bezterminowy okres wyłaczenia, wyłączenie na stałe dla mieszkańcow Krakowa, osób 
zameldowanych w Krakowie oraz/ lub płacących tam podatki

Strefa nie ma znaczącego wpływu na jakość powietrza Patrz odpowiedz na pytanie nr 1

1.7.25 10:17:31 Granice tak rygorystycznej strefy powinny dotyczyć ścisłego centrum. Poza tym nie można dyskwalifikować auta z silnikiem diesla z 2013r z normą euro5 jeśli auto z 2014 roku też ma normę emisji spalin 
euro5

Auto z dieslem z 2013 roku ma normę euro5 auta z 2014 też mają normę euro5. Uważam że powinno wyznacznikiem ograniczeń powinna być normą emisji spalin euro5 a nie rocznik bo 
niestety on dyskryminuje auta produkowane przed 2014 posiadające taka samo normę emisji spalin 

To to samo powinno dotyczyć osób przyjeżdżających podobnie do pracy do Krakowa To jest jawne wyciąganie pieniędzy od osób dojeżdżających codziennie do Krakowa do pracy uważam że powinno to być dla tych osób zniesione

1.7.25 10:17:52 powinna być ograniczona do stare miasta zbyt rygorystyczne wymogi uważam, że powinni być wyłączeni wszyscy Polacy. uważam, że to dyskryminacja samochody należące do Polaków powinny być zwolnione z SCT
1.7.25 10:17:56 Uważam, że wprowadzenie Strefy Czystego Transportu w obecnym kształcie nie jest zasadne. Zamiast wyznaczania granic strefy, należy skupić się na poprawie jakości infrastruktury drogowej, promocji 

transportu publicznego oraz inwestycjach w ekologiczne rozwiązania, takie jak dofinansowanie zakupu pojazdów elektrycznych lub hybrydowych. Strefa w obecnym kształcie zbyt ogranicza swobodę 
przemieszczania się mieszkańców.

Popieram dostęp do kluczowych miejsc takich jak szpitale i ośrodki dla seniorów, ale uważam, że lista takich miejsc powinna być 
znacznie rozszerzona. Powinny one obejmować wszystkie obszary z intensywną działalnością usługową, szkoły, przedszkola oraz 
miejsca pracy, aby uniknąć chaosu i ograniczeń w codziennym funkcjonowaniu mieszkańców i osób dojeżdżających.

Wprowadzenie wymagań dotyczących norm emisji jest problematyczne, szczególnie dla osób, które nie mogą sobie pozwolić na zakup nowego pojazdu. Rozwiązanie to uderza w mniej 
zamożnych mieszkańców i osoby spoza Krakowa. Zamiast narzucania norm, lepszym rozwiązaniem byłyby dotacje do modernizacji pojazdów, które mogą dostosować starsze auta do 
wyższych standardów emisji.

Pięcioletni okres przejściowy jest niewystarczający. Powinno się dążyć do całkowitego 
zniesienia ograniczeń dla mieszkańców Krakowa, ponieważ to oni ponoszą koszty 
utrzymania infrastruktury miejskiej i powinni mieć pełne prawo do swobodnego 
korzystania z niej.

Wprowadzanie opłat za wjazd to forma dyskryminacji finansowej i kolejne obciążenie dla mieszkańców i przedsiębiorców. Taki system zwiększy koszty życia i prowadzenia działalności gospodarczej 
w Krakowie. Lepiej skupić się na pozytywnych zachętach do korzystania z transportu publicznego, zamiast wprowadzać restrykcje.

Lista wyjątków wydaje się niekompletna. Powinny zostać uwzględnione wszystkie pojazdy osób pracujących w Krakowie, które dojeżdżają z 
innych miejscowości, a także pojazdy przedsiębiorców świadczących usługi na terenie miasta. Obecne zasady mogą prowadzić do utrudnień 
w prowadzeniu działalności gospodarczej i w codziennym funkcjonowaniu wielu mieszkańców.

1.7.25 10:17:59 Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu Nie dla strefy czystego transportu 
1.7.25 10:18:04 Strefa Czystego Transportu nie powinna istniec Standardy dla diesli są za wysokie Rozwiązanie to pokazuje że nie chodzi o środowisko a o podreperowanie budżetu
1.7.25 10:18:29 Uważam, że projekt Strefy Czystego Transportu jest z gruntu przeciwskuteczny. Zasadniczo nazwałbym go zgodnie z popularnym hasłem "Strefą Wolną od Biedy". Pomijając już kwestię opłat za wjazd, to 

pozwolimy wjechać Volvo XC90, ale emeryt w Seicento już nie wjedzie.
j.w. uważam, że wprowadzanie takiego projektu na drodze innej niż ogólnokrakowskiego referendum to farsa i kpienie z zasad 
demokracji; sam jestem rowerzystą, posiadam również bilet okresowy MPK, jednakże obie te formy transportu nie wypełnią pewnej 
niszy, która jest obsługiwana przez indywidualny transport samochodowy;

Od Euro 3 spadki emisji są stosunkowo niewielkie. I jeżeli skupiłbym się na jakimś wymogu to właśnie tego standardu emisji bez dalszego zaostrzania SCT. Uważam, że mieszkańcy Krakowa powinni móc korzystać ze swoich aut bezterminowo. 
Za 10 lat i tak 90% z niespełniających kryteriów SCT będzie znikać z rynku.

To skok na pieniądze podatnika. Wydłużcie ten okres do 10 lat i nagle okaże się, że protestów nie ma, bo 90% problematycznych pojazdów samoistnie zniknie z Krakowa.

1.7.25 10:18:35 Brak strefy płacę podatki w Krakowie i powinienem mieć prawo do swobodnego poruszania się po nim Wszędzie wolny dojazd Brak wymagań gdyż samochód nowy o większej pojemności może wygenerować większe zanieczyszczenie niż samochód o mniejszej pojemności starszej generacji Ceny samochodów jak i innych towarów i usług urosły do takiego poziomu że w 
większości mieszkańców nie stać na wymianę na nowe. Co widać po średniej wieku 
samochodu w Polsce.

Taka opłata nie powinna być wprowadzona Brak strefy SCT

1.7.25 10:19:06 Granica strefy czystego transportu powinna być ograniczona do obszaru płatnego parkowania na terenie Krakowa EURO 5 oraz do obszaru wewnątrz drugiej obwodnicy z wysokimi wymaganiami np. EURO 6+ i 
elektryczne

obszar strefy czystego transportu powinnen być połączony z możliwością swobodnego dojazdu kazdym samochodem do wszystkich 
P&R oraz do poruszania się pomiędzy nimi bez ograniczeń.

Standard Euro 5 jest wystarczający dla Diesli. Standard taki obowiązuje na terenie wielu np. Niemieckich stref. standard Euro 6 jest rygorystyczny ale powinien obowiązywać wewnątrz 
drugiej obwodnicy Krakowa. 

Okres przejściowy jest dobrze pomyslany Rozwiązanie to jest bardzo dobre. Umożliwi wjazd w sytuacjach pilnych, konieczności przewiezienia rzeczy pojazdem do tegoprzystosowanym ( busy, dostawcze) oraz nie wyklucza komunikacyjnie 
osób ze starszymi samochodami bo pozwala im zapłacić za wjazd. Rozwiązanie to funkcjonuje w Londynie.

Dobre rozwiązanie, miasto dla mieszkańców dlatego krakowianie nie powinni obawiać się strefy, miasto nie powinno ich ograniczać. 
Propozycja ulg nie dotyczy samochodów dostawczych/ciężarowych.

1.7.25 10:19:11 nie podoba mi się, albo całkowity zakaz, albo w ogóle to jest ok
1.7.25 10:19:11 Nie zgadzam się z wprowadzaniem Strefy Czystego Transportu w obecnej formie. Zamiast nakładania ograniczeń, proponuję skoncentrować się na rozbudowie i modernizacji transportu publicznego, 

usprawnieniu ruchu drogowego oraz zwiększeniu dostępności ekologicznych pojazdów poprzez dotacje. Wyznaczanie granic SCT powinno zostać odłożone, aby unikać nadmiernych utrudnień dla mieszkańców.
Choć dostęp do tych miejsc jest rozsądnym rozwiązaniem, uważam, że lista powinna być rozszerzona. Każdy obszar związany z opieką 
zdrowotną, edukacją czy dużymi skupiskami miejsc pracy powinien być dostępny bez ograniczeń. Zapewnienie swobody poruszania 
się w tych rejonach jest kluczowe dla zachowania funkcjonalności miasta.

Wymogi dotyczące norm emisji są problematyczne, zwłaszcza dla osób korzystających z starszych pojazdów, które wciąż są sprawne i bezpieczne. Zamiast ograniczać ich użytkowanie, 
lepszym rozwiązaniem byłoby wprowadzenie programów wsparcia finansowego na modernizację pojazdów lub ich wymianę na bardziej ekologiczne modele. Takie podejście byłoby 
bardziej sprawiedliwe społecznie.

Pięcioletni okres przejściowy to za mało. Mieszkańcy Krakowa powinni mieć prawo do 
stałego wyłączenia spod tych wymogów, ponieważ to oni w największym stopniu 
przyczyniają się do rozwoju miasta i jego funkcjonowania. Nakładanie na nich 
dodatkowych ograniczeń w dłuższej perspektywie jest niesprawiedliwe.

Nie zgadzam się z pomysłem wprowadzania opłat za wjazd do strefy. Jest to dodatkowe obciążenie dla mieszkańców i przedsiębiorców, które może skutkować wzrostem kosztów życia oraz 
prowadzenia biznesu w Krakowie. Lepiej inwestować w rozwój transportu publicznego i rozwiązywać problemy komunikacyjne bez narzucania restrykcyjnych opłat.

Lista wyjątków jest zbyt ograniczona. Powinna obejmować wszystkie pojazdy osób dojeżdżających do pracy w Krakowie, pojazdy 
przedsiębiorców świadczących usługi na terenie miasta, a także pojazdy służące transportowi dzieci do szkół i przedszkoli. Obecna lista nie 
uwzględnia wszystkich grup społecznych, które mogą być narażone na utrudnienia w codziennym funkcjonowaniu.

1.7.25 10:20:08 Cała strefa to nonsens. Cała strefa to nonsens Cała strefa to nonsens Cała strefa to nonsens Cała strefa to nonsens Cała strefa to nonsens
1.7.25 10:20:13 Wprowadzenie strefy jest niczym innym jak tylko dzialaniem w interesie sprzedawcow samochodow. Wprowadzenie strefy jest niczym innym jak tylko dzialaniem w interesie sprzedawcow samochodow.

Doprowadzi do eliminacji mozliwosci poruszania sie samochodami dla biedniejszych obywateli.
Jezeli samochod przecodzi przez przeglad techniczny, to nikt nie ma prawa zabraniac poruszania sie tym samochodem, 
jest to sprzeczne z konstytutca RP.

Jezeli samochod przecodzi przez przeglad techniczny, to nikt nie ma prawa zabraniac 
poruszania sie tym samochodem, 
jest to sprzeczne z konstytutca RP.

To jest propozycja nie majaca nic wspolnego z ekologia , tylko chodzi o nabicie kasy dla budzetu. Ta ankieta to jest kpina i wciskanie ciemoty obywatelom .

1.7.25 10:21:25 Taka strefa nie powinna powstać. Taka strefa nie powinna powstać. Taka strefa nie powinna powstać. Taka strefa nie powinna powstać. Taka strefa nie powinna powstać. Taka strefa nie powinna powstać. 
1.7.25 10:24:25 Sam rynek główny może być strefą Uważam że każdy powinien mieć dostęp do każdego miejsca w Krakowie i sct nic nie zmieni w kwestii poprawy jakości powietrza. Uważam że każdy powinien mieć możliwość jeździć po krakowie swoim samochodem. Co ze starszymi lub mniej zamożnymi ludźmi których nie stać na nowy samochód a nie są na tyle 

mobilni żeby jeździć komunikacją miejską. Poza tym taki Fiat Punto na przykład może nie spełnia normy Euro jakiejś tam, ale emituje mniej zanieczyszczeń do powietrza niż gigantyczny 
RAM pickup który spełnia prawdopodobnie najnowszą normę.

Uważam że powinno to być nieskończenie wiele lat i dla każdego człowieka a nie tylko 
dla mieszkańców

Do **** Pojazdy studentów, mieszkańców, turystów, ludzi mieszkających na obrzeżach krakowa, wszystkie samochody powinny mieć możliwość 
wjazdu.

1.7.25 10:26:23 Nie należy jej wprowadzać. Nie ma to nic związanego z ochroną środowiska. Nie ma czegoś takiego jak dobra i zła strefa. Nie powinno być żadnych stref. Wykonano badania i już euro 3 emituje o wiele mniej NOx i innych cząstek stałych. Jest to eliminacja samochodów starych, a nie ekologia. Dlaczego mieszkańcy Krakowa mają być lepiej traktowani od innych obywateli kraju? 
Ktoś jest gorszy albo lepszy?

Paranoja. Czy jak wniosę opłatę to według urzędnika już nie zatruwam środowiska? Ponownie dlaczego mieszkańcy Krakowa mają być lepiej traktowani od innych obywateli kraju? Ktoś jest gorszy albo lepszy?

1.7.25 10:26:45 na podstawie badania technicznego na którym by była badana emisja spalin auto powinno być dopuszczane bądź nie. A nie na podstawie rocznika. Jakim cudem ja jako mieszkaniec 
Krakowa od urodzenia który jest właścicielem samochodu od lat nie będzie nim mógł jeździć po swoim mieście? To niezgodne z wszelkimi zasadami stanowienia prawa. 
Auto z rocznika 2010 diesel i nie będę mógł jeździć? 
posiadam też auto z 1996r. benzyne do którego mam sentyment i chcę nim raz za czas jechać. O auto dbam i nie hce wymieniać na inne bo go kocham. Dlaczego miasto mnie zmusza do 
zmiany?

tak. Można wprowadzić zakaz nowych rejestracji takich aut za 5 lat. Ale dla tych co są już 
właścicielami nie powinno być przymusi sprzedaży takiego auta.

czyli chodzi i pieniądze a nie ekologię. Proszę tego argumentu używać a nie kłamać. dodatkowo auta obecnych mieszkańców którzy są ich właścielami od lat. Rozumiem, że nie mógłbym takich samochodów już rejestrować 
ale te co już mam zarejestrowane na siebie powinny byc dopuszczone.

1.7.25 10:27:39 Mieszakńcy miasta, którzy płacą w Krakowie podatki powinni mieć prawo do korzystania 
ze swoich pojazdów ( OBECNIE ZAREJESTROWANYCH) bez ograniczeń. Proponuję 
wprowadzenie zakazu rejestracji nowo nabytych pojazdów, które nie spełniają 
najwyższych norm od 1 stycznia 2026. Natomiast samochody, które są TERAZ w  
UŻYTKOWANIU mogą być przez OBECNYCH WŁAŚCICIELI używane bez ograniczeń. Takie 
rozwiązanie nie ograniczy prawa do poruszania się, czy prawa do posiadaniu samochodu, 
a jednocześnie ograniczy ilość nowych samochodów w mieście i , co najważniejsze, nie 
będzie nowych-starych aut. Do tego nie będzie potrzebne ustalanie wyjątków od zakazu 
wjazdu; czyli inwalidzi, emeryci, kombinatorzy. 
Reasumując- samochody, które są TERAZ w użytku, mogą być używane przez OBECNYCH 
właścicieli, ale nie będą rejestrowane żadne samochody nowe w mieście lub obecne 
(zarejestrowane w Krakowie) stare, które miałyby zmienić właściciela, a nie spełniają 
najwyższych norm. Po pewnym czasie te stare samochody naturalnie wypadną z użytku, 
a niczyje prawa nie będą ograniczone. Sądzę, że to rozwiązanie załagodzi obecne spory. 
Od samochodów spoza miasta mogą być pobierane opłaty, oczywiście z wyłączeniem 
dróg dojazdowych do szpitali.

1.7.25 10:28:11 Granica wyłącznie w obszarze starego miasta, a najlepiej w ogóle to zlikwidować euro 3 wystarczy kolejne wyłudzanie pieniędzy od najbiedniejszych
1.7.25 10:29:36 Powinny być złagodzone przepisy co do emisyjności. Zbyt szybko wyłączane są kolejne grupy pojazdów... Zostawienie możliwości wjazdu bezpłatnie przykładowo 10, 20 ,30 lub innej liczby  wjazdów rocznie w ten sposób turyści nie będą wykluczeni i Kraków na tym nie straci .Turysta tylko chce dojechać 

do hotelu i zaparkować a nie jeździć w kółko po mieście. Dużo hoteli jest zlokalizowanych w ścisłym centrum. Poza tym są potrzebne  dojazdy do szpitali przykładowo chorym z poza miasta lub do 
lekarzy specjalistów. Nie można tych ludzi wykluczać komunikacyjnie. Wprowadzanie nowej opłaty jest już przesada przecież kierowcy i tak płacą za parkowanie i to niemało.

Pojazdy historyczne i zabytkowe powinny być zwolnione bezterminowo...tych pojazdów jest bardzo miało. Pojazd historyczny przykładowo 
musi miec 40 lat...bardzo mało jest tych pojazdów.



1.7.25 10:29:42 Zlikwidować całkowicie Strefę należy zlikwidować ponieważ różnicuje obywateli, a konstytucja gwarantuje równość Strefę należy zlikwidować Strefę należy zlikwidować ponieważ różnicuje obywateli, a konstytucja gwarantuje równość Strefę należy zlikwidować
1.7.25 10:31:06 Strefa powinna byc ograniczona do ścisłego centrum Krakowa wkolo Rynku Głównego Aby nie utrudniać  dojazdu i nie ograniczać przedsiebiorcom ruchu klientów strefa powinna byc ograniczona do ścisłego centrum 

Krakowa wkolo Rynku Głównego
Wystarczy wykonywac rzetelnie badania okresowe pojazdów i odrzucać pojazdy ndmiernie kopcące; nawet starsze pojazdy moga byc w lepszym stanie technicznym niz nowe z EURO4, 5, 
6.

Zadne ograniczenia ruchu dla samochodów spełniajace warunki dopuszcenia do ruchu w 
SCT nie są potrzebne.

Jest to skandaliczna propozycja kupowania sobie wjazdu - to po co organizaować SCT skoro i tak mozna tam wjechać czymkolwiek? Miasto chce zarabiać na zdrowiu mieszkańców? - kosmiczna 
hipokryzja niegodna ludzi piastujacych  ważne posady w mieście takim jak Kraków. 

Jest to typowy problem ludzi którzy sami problem stworzyli (SCT) a teraz chcą aby mieszkancy podali rozwiązania przez co uwiarygodnią 
zły pomysł. Ustawa o SCT ma sie nijak do wolności obywatelskich i zasad poruszania sie samochodami dopuszczonymi do ruchu zgodnie z 
obowiązujacym prawem po drogach publicznych.

1.7.25 10:31:10 Samochody spełniające EURO-6 nie powinny być eleminiowane ze względu na wiek, tak restrykcyjnych stref nie ma w Europie. Euro-6 jest w obowiązkowe w pojazdach od 2015 roku i jest 
do dosyć wyśrubowna norma. Podejrzewam, że większość autobusów miejkich jeżdżacych po Krakowie właśnie taką normę spełnia. Wszędize w europie samochody euro-6 mogą 
wjeżdżać do stref. Dlaczego w Krakowie są eliminowane, tylko dlatego, że były wyprodukowane przed 2018 rokiem?

Powoduje to konieczność zakupu samochodu, który praktycznie spełnia tą samą klasę emisji spalin, tylko jest o 2-3 lata młodszy.

jest OK, wysokość opaty powinna zależeć moim zdaniem od klasy emisji, żeby w jakiś sposób jednak rozróżnić czy ktoś wjeżdża 25-letnim  autem nie spełniających żadnych norm,  a np. 8-letniem 
autem spełniającym euro-5/euro-6

1.7.25 10:32:33 Należy całkowicie wycofać strefy czystego transportu ponieważ są one niezgodne z konstytucją i ograniczają prawo do korzystania z samochodu dla najmniej zarabiających oraz tworzą prawo i precedens do 
dalszego rozserzania zakazu na kolejne grupy społeczne. 

Ta opłata pokazuje, że nie chodzi o czyste powietrze tylko o haracz, który mają opłacać najbiedniejsi za możliwość poruszania się po mieście

1.7.25 10:32:40 SCT nie powinna być nigdy wprowadzona, na żadnym obszarze. Cały obszar SCT jest szkodliwą propozycją. Niezależnie od wykluczeń. Samochody, które spełniały normy Euro w momencie ich produkcji nie powinny podlegać żadnym wykluczeniom. Opłata taka nie sprawi, że samochód stanie się ekologiczny. Widzę w tym hipokryzję. Jest to po prostu kolejny sposób na wyciągnięcie od ludzi pieniędzy poza podatkami. Wszyscy Polacy powinni zostać uwzględnieni.
1.7.25 10:33:26 1 obwodnica Granice strefy powinny byc zamkniete w 1 obwodnicy miasta Standard emisji jest ok. Powinien on byc jednorazowo ustalony, bez progresji Wymaganie powinno byc identyczne dla wszystkich Negatywnie. To jest dokladanie oplat najbiedniejszym. Auta zabytkowe powinny byc permanentnie zwolnione ze strefy. To auta pasjonatow ktore rzadko jezdza po drogach
1.7.25 10:33:31 Ścisłe centrum miasta Samochody z silnikami benzynowymi euro 3, diesel euro 5. Większość mieszkańców takimi jeździ Mieszkam na obrzeżach miasta i nie ma miejsc parkingowych oraz połączeń MPK. To raczej obłuda nie ma nic wspólnego z ekologią. Jest to dyskryminowanie osób mniej zamożnych 
1.7.25 10:33:53 Strefy Czystego Transportu nie powinno być wcale j.w. j.w. j.w. j.w. j.w.
1.7.25 10:35:21 Proponowane granice uważam za dobre. Proponowane rozwiązanie uważam za dobre. Proponowane rozwiązanie uważam za dobre. Proponowane rozwiązanie uważam za dobre. Proponowane rozwiązanie uważam za dobre.
1.7.25 10:36:06 W obecnej formie SCT obejmuje teren całego miasta. Aby zminimalizować wpływa na życie mieszkańców powinna być maksymalnie ograniczona np. do zabytkowych części miasta. Na terenie miasta funkcjonuje masa firm i lokali usługowych, które zostaną pokrzywdzone proponowanym rozwiązaniem. Obecnie w 

mieście zarejestrowanych jest około 600 tys. pojazdów, a szacunkowy ruch to około miliona samochodów. Sumując całość Park & ride 
w Krakowie posiadamy 1300 miejsc postojowych, czyli po prostu zmuszamy wszystkich przyjezdnych do płacenia 'haraczu' za 
poruszanie się po mieście.

Wielu mieszkańców Krakowa i aglomeracji, zwłaszcza tych o niższych dochodach korzysta ze starszych pojazdów. Koszt wymiany samochodu na model spełniający normę Euro 6 w 
przypadku diesla może być poza zasięgiem tych ludzi, co może wykluczyć możliwość dostosowania się do zmian. Wiele firm transportowych i małych przedsiębiorstw korzysta z pojazdów 
nie spełniających tych wymogów co zwiększy ich koszty operacyjne jednocześnie podnosząc ceną dla wszystkich klientów, a w najgorszym wypadku doprowadzi do upadku tych 
podmiotów. Wzrost popytu na pojazdy spełniające normę euro 6 podniesie ich ceny, co jeszcze bardziej utrudni dostosowanie się do wymogów. Utrudnienia dla przyjezdnych mogą 
zniechęcić osoby z aglomeracji i turystów co negatywnie wpłynie na handel i turystykę. Wymogi dla zmian powinno rozłożyć się w czasie, aby ludzie mieli szansę się do nich dostosować. 
Euro4 dla diesla w 2026r Euro5 2028, a euro6 od roku 2030. Przy założeniu, że wprowadzenie SCT w ogóle jest racjonalne.

Opóźnienie norm dla mieszkańców Krakowa ma na celu jedynie zmniejszenie liczby osób 
stawiających opór wprowadzeniu zmian.

Jest to rozwiązanie dyskryminujące ludzi biednych, którzy ze względów finansowych nie mogą się dostosować do wymogów. Aby mogli skorzystać z usług w Krakowie, muszą dodatkowo zapłacić, a 
koszt, który poniosą w żaden sposób nie wpłynie na jakość powietrza. Jest to próba pobierania dodatkowych opłat za poruszanie się po mieście i w żaden sposób nie wpływa to na poprawę jakości 
powietrza, ani nie poprawi to sytuacji ludzi, którym brakuje pieniędzy na dostosowanie się do wymogów.

Uwzględniona powinna być jedynie rezygnacja z wprowadzania SCT lub drastyczne ograniczenie obszaru. Tak radykalne i dyskryminujące 
zmiany pogłębią tylko nadchodzący kryzys i doprowadzą do zubożenia mieszkańców aglomeracji.

1.7.25 10:37:01 SCT powinna zajmować maksymalnie obszary o zwartej zabudowie czy np. otoczone 2 obwodnicą.   Jako że przy rejestracji samochodów zostały dopuszczone do ruchu różne standardy emisji Euro, to przynajmniej zarejestrowane samochody mieszkańców powinny być dopuszczone do 
ruchu do momentu  wyrejestrowania. Natomiast przy rejestracji nowych samochodów używanych należy wprowadzić ograniczenia. Prawo nie może działać wstecz. Nie dzielmy 
mieszkańców na gorszych (biedniejszych) i lepszych (bogatych).

Nie powinno być ograniczenia czasowego dla obecnie zarejestrowanych pojazdów 
mieszkańców. Ilość starszych samochodów i tak będzie sukcesywnie się zmniejszać.

Takie rozwiązanie ograniczy wjazd samochodów starszych. Nie powinno być ograniczane czasowo, tak by każdy mógł wjechać do centrum w razie konieczności. Obecnie zarejestrowane pojazdy mieszkańców powinny być zwolnione bezterminowo.

1.7.25 10:37:36 Nie dla SCT. Jesli już musi być wprowadzona to jedynie na strefie parkowania A1. Całe miasto ma być dostępne dla wszystkich! To nasze konstytucyjne prawo, które łamiecie! Każde auto posiadające aktualne badania techniczne.
Dodatkowo po co chcecie wprowadzać większe w Warszawie? Nadgorliwość jest jak faszyzm!

Mieszkańcy Krakowa zameldowani na terenie miasta powinni być wyłączeni z ograniczeń 
SCT

To dowód że to tylko kolejny podatek i chamski skok na kasę obywateli. Typowo bolszewicka retoryka. Trujesz, ale jak zapłacisz to nie trujesz... ABSURD!!! Tak.
Mieszkańcy,
Dojeżdżający do pracy,
Utrzymanie ruchu (hydraulicy, elektrycy, serwisy, itd),
Służby,
Dostawcy usług i towarów,
Emeryci renciści,
Uczniowie i studenci,
Bezrobotni,
Inni nie wymienieni.

Kogo powinna obowiązywać strefa:
1. Politycy,
2. Pracownicy UMK tworzący takie durne przepisy

1.7.25 10:39:04 ze względu na uciążliwość i wzmożony ruch pojazdów, dla mieszkańców oraz interesantów, wprowadzana SCT, powinna ona obejmować "jedynie" obszar rejonów: Żabiniec, Krowodrza do Piastowskiej, Błonia, 
Dębniki, Zakrzówek do Brożka, Łagiewniki, Stare Podgórze, Podgórze, Dąbie, Grzegórzki, Olsza i dalej do Żabińca.

powinno się zagęścić sieć parkingów P+R na obrzeżach SCT, w miejscach węzłów komunikacji zbiorowej Krakowa. poraża mnie brak wiedzy Rady Miasta w temacie wysokości norm emisji spalin dla silników Diesla wyposażonych w sprawne systemy EGR, DPF czy dalej Blue, w konfrontacji z wiekowymi, 
zużytymi małymi wysilonymi silnikami benzynowymi czy LPG, spalającymi potężne ilości oleju silnikowego w wyniku wyeksploatowania, i nawet katalizator nic tu nie pomaga. Norma to 
nie wszystko, podstawą jest rygorystyczna kontrola jakości spalin na stacjach OSKP. Wiem, bo mam taką wiedzę, popartą wykształceniem oraz 30-letnim doświadczeniem w obsłudze 
taboru samochodowego.

Jeżeli pojazd mieszkańca przechodzi pozytywnie badanie okresowe na stacji, powinien 
być dopuszczony do swojej śmierci technicznej. Oraz proszę określić, "kto to jest 
mieszkaniec miasta, i od kiedy jest za niego uznawany?

nie bez uzyskania zezwolenia, jak teraz do strefy A. Opłata to sprawa drugorzędna. jeżeli miasta chce ograniczyć tak radykalnie mieszkańców w ruchu po mieście swoimi sprawnymi pojazdami, powinno zaproponować np. 
dopłatę/pomoc w wymianie/ modernizacji pojazdów na nowsze/nowe jak w przypadku pieców-"kopciuchów"

1.7.25 10:39:30 Dojazd do Szpitali i przychodni nie powinien być blokowany strefami Wymagania nie mam nicnprzeciwko. Nie mam nic przeciwko. Opłata to skok na kasę a nie działanie ekologiczne. Nowe pojazdy z wielkimi silnikami spełniającymi normy mogą wjeżdżać mimo że spalają znacznie więcej niż mniejsze silniki
1.7.25 10:40:07 Strefa nie powinna być wprowadzona Strefa nie powinna obowiązywać wcale Nie powinny być żadne standardy emisji euro ponieważ jest niezwykle mała ilość starych aut i to zupełnie nic nie zmieni a dla turystów przyjeżdżających z zewnątrz Kraków jest w dużej 

mierze oparty na turystyce spowoduje duże perturbacje w tej branży
Nie powinny żadne auta być wyłączone każdy powinien mieć możliwość jazdy po 
Krakowie zabronienie jazdy samochodem starszym jest ograniczeniem praw 
obywatelskich te drogi są wszystkich każdego polaka i nie można ich dyskryminować ze 
względu na to że mają starszy samochód co wcale nie oznacza że ma wyższą emisję bo 
biorąc pod uwagę nowe samochody z dużymi silnikami nawet z filtrami mają dużą emisję

Kraków jest dobrem narodowym każdego polaka i nie powinno się Polakom ograniczać do niego dostępu a zagranicznym turystom powinno się go udostępniać w jak najszerszym zakresie można by 
lepiej zaproponować inne formy oszczędzania i zarabiania na zadłużenie miasta które jest gigantyczne a niekoniecznie w taki nieprzyjazny dla innych ludzi sposób

Nadal uważam że strefa nie powinna być wprowadzona wcale

1.7.25 10:40:08 Przede wszystkim proponowany obszar strefy jest za duży, ponieważ nie pozwala ludziom podjechać np. do parkingów P+R od strony Bronowic (GIełda Balicka P+R) czy Krowodrzy (Krowodrza Górka P+R). 
Strefa powinna zostać zmniejszona, tak by nie obejmować drogi nr 79 od północy, umożliwiając zakupy w sklepie IKEA czy w Galerii Bronowice. 

P+R Krowodrza Górka/Giełda Balicka oraz sklepy przy drodze nr.79. Ponadto władze powinny wybudować więcej parkingów P+R, 
ponieważ więcej ludzi z okolic Krakowa nie będzie mogło wjechać samochodem do miasta (a są to okolice, gdzie komunikacja miejska 
niedomaga i jest nieregularna). 

Standard emisji jest zdecydowanie za wysoki. W miastach gdzie ludzie zarabiają dużo więcej pieniędzy (np. Berlin, Kopenhaga, Sztokholm, Wiedeń, Bruksela) wymagania są niższe niż w 
Krakowie! Wymagania powinny zostać zmniejszone zwłaszcza dla diesli - średni wiek samochodu w Polsce to 16 lat, eliminowanie aut jedenastoletnich to zdecydowanie zbyt drakońskie 
rozwiązanie. Auta o normie Euro 5 są już wyposażone w zaawansowane instalacje DPF, dlatego nie zanieczyszczają powietrza w znaczący sposób. Dla diesli powinna zostać norma Euro 5, 
dla samochodów benzynowych - Euro 3.  Norm nie należy podnosić lub zmieniać z czasem, ponieważ wymusza to na ludziach ciągłą zmianę samochodów, zaś za 5-10 lat  samochodów z 
normą Euro 3 lub niższą będzie tak znikoma ilość, że nie wpłyną one mocno na zanieczyszczenie powietrza, dlatego takie działanie nie ma sensu. To spowoduje tylko problem dla tej 
znikomej grupy kierowców poruszających się takimi samochodami. 

Poza tym - sporo aut z silnikiem diesla należy do małych przedsiębiorstw, jest potrzebna w pracy. Takich małych firm nie stać na wymianę aut na nowsze, zwłaszcza w obliczu kryzysu i 
rosnących kosztów życia. Ponadto w niektórych krajach jest możliwy tzw. retrofitting, czyli dostosowanie auta żeby spełniało wyższą normę, np. przez wymianę katalizatora. To dużo 
tańsze rozwiązanie niż wymiana całkowicie sprawnego auta tylko dlatego, że nie spełnia normy. Samochód z 2004 wcale nie zanieczyszcza dużo bardziej niż ten z 2005 roku, natomiast już 
nie będzie mógł wjechać do SCT. 

Jeżeli władzom zależy na poprawie jakości powietrza, to pomysł "abonamentu" miesięcznego za wjazd do strefy jest wbrew logice. Trzymając się celów ekologicznych, powinno się wprowadzić 
ograniczoną ilość wjazdów na miesiąc a nie cały abonament. Po zapłaceniu abonamentu auta nie przestaną truć, poza tym ludzie poruszający się starszymi autami i tak nie należą do osób bogatych i 
nie będzie ich stać żeby płacić 500zł miesięcznie za wjazd do strefy. 

W przypadku pojazdów zabytkowych powinno się zlikwidować zapis o wjeździe tylko 50 dni w roku. Wśród pojazdów zarejestrowanych w 
Krakowie, samochody zabytkowe stanowią pewnie mniej niż 1-2%. W związku z tym nie przyczyniają się mocno do ogólnej emisji 
zanieczyszczeń i ten zapis powoduje jedynie utrudnienia dla posiadaczy takich pojazdów. Właściciel zabytku, który zainwestował w niego 
pieniądze i dba o niego, nie będzie nim codziennie stał w korku jadąc do pracy, tylko wyjeżdża od święta czy przy ładnej pogodzie/małym 
ruchu. Po co w ogóle taki zapis? 

1.7.25 10:40:57 Cała ta strefa SCT to zły pomysł, ponieważ w krajach zachodnich takich jak Niemcy odchodzi się/likwiduje się strefy SCT. W marcu 2023 r. zlikwidowano SCT w Heidelbergu, Karlsruhe, Pfinztal i Schrambergu. 
Kolejne miasta, które szykuje się do likwidacji strefy czystego transportu to Wendlingen am Neckar, Schwäbisch Gmünd, Ilsfeld i Urbach. 

Samochody produkowane w dawnych latach odpowiadały standardom emisji Euro w tamtym czasie. Oznacza to że pojazd z dawnych lat produkcji może spełniać normy emisji spalin Euro 
z lat obecnych a o tym się nie mówi. Na logikę stare samochody spalające mało paliwa i mało emitują zanieczyszczeń. Z udokumentowanych testów to: firma ubezpieczeniowa OCC we 
współpracy z klubem właścicieli Mercedesa W123 udokumentowała, że stary mercedes z silnikiem diesla z 1982r. nie jest gorszy niż nowe auta - źródło "https://autokult.pl/sprawdzili-
spaliny-40-letniego-mercedesa-zaskakujace-wyniki,7012993636432480a"

Rekomenduję co najmniej 10 lat Źle oceniam to rozwiązanie bo ewidentnie pokazuje o co chodzi w tych całych SCT. 

1.7.25 10:42:42 Strefę Czystego Transportu należy wprowadzić wokół Urzędu Miasta Krakowa oraz wokół domów urzędników którzy postulują za jej wprowadzeniem. Niech przykład idzie z góry i dumnie zrezygnują z 
samochodów na rzecz rowerów i transportu publicznego

Ważne miejsca które powinny być dostępne dla każdego: cały Kraków, za wyjątkiem starego miasta oraz wspomnianego wyżej Urzędu 
Miasta i domów urzędników

Standardowo, przepisy są skonstruowane w taki sposób żeby wykluczeni zostali ludzie których nie stać na nowe auta z salonu. Jaka jest logika w tym, że do miasta będzie mógł wjechać 
wielki dodge hemi 5.7L z 2024, ale nie wjedzie małe auto z silnikiem 1.0 tylko dlatego, że jest za stare, ale jego emisja zanieczyszczeń jest mniejsza niż Dodge. W SCT nie chodzi o planetę, a 
o utrudnienie życia biednym ludziom. 

Ja proponuję 5 lat wyłączenia urzędników postulujących za SCT z możliwości korzystania 
z samochodów osobowych, latania samolotami i jedzenia mięsa. Niech przykład idzie z 
góry

To jest fantastyczne rozwiązanie. Pomysł wprowadzenia haraczu dzięki któremu ten zły, trujący samochód jednak może wjechać do miasta tylko utwierdza mnie w przekonaniu, że urzędnicy to 
prawdziwi altruiści, uosobienie cnót wszelakich i wzór do naśladowania. To wszystko dla mojego dobra. Dziękuję

"spod zakazu wjazdu do Strefy przez pięć lat będą na przykład zwolnione pojazdy należące do krakowian" - wasza wysokość jest zbyt 
łaskawa

1.7.25 10:43:34 Planty Wszelkie Szpitale specjalistyczne – Żeromski, Rydygier, Jana Pawła, Okulistyczny itd. Są zbyt wygórowane i nie poparte żadnymi badaniami. Euro 4 to max ile ma sens wymagać i to w przypadku diesel. W przypadku benzyny, może to być o wiele mniej – nawet Euro 1. Tak, powinno być bezterminowo i dotyczyć też nowo zakupionych aut. Rozwiązanie kompletnie przeciwko biednym. Bardzo negatywnie. Wszyscy mieszkańcy Krakowa i płacący tu podatki. Niech przepisy jak już muszą dotyczą tylko przyjezdnych. 
1.7.25 10:44:09 Strefa to wydzielony obszar z większego. Nie rozumiem dlaczego SCT miałaby obowiązywać na praktycznie całej powierzchni Krakowa? Strefa powinna obowiązywać wyłącznie w okolicach Rynku Głównego a nie w całym mieście utrudniając życie mieszkańcom W żadnym dotychczasowych miast, w których wprowadzono strefy, jakość powietrza się nie poprawiła znacząco.

Polecam przestać zabudowywać miasto, zaprzestać patodeweloperki aby naturalne korytarze przewietrzały miasto.
A co z mieszkańcami dojeżdżających do Krakowa? Proponuję zrobić SCT w obrębie 
obwarzanka krakowskiego i pobierać opłaty za przejazd przez niego dla mieszkańców 
Krakowa.

Dlaczego według urzędników stary pojazd po wniesieniu opłaty staje się już ekologiczny? Za mało pieniędzy w budżecie miasta? Hipokryzja urzędu i ekooszołomów. Osoby ubogie, niepełnosprawni itd.
Zakaz powinien obejmować przede wszystkim bogatych, np. w wielkich SUV-ach, które nie są wcale tak ekologiczne jak się mówi.
Dlaczego bogaci dostają nowe przywileje a biedni albo nie mogą wjechać do SCT albo muszą płacić za to?
Dlaczego kupujecie dla urzędników kolejne limuzyny? Niech jeżdżą wspaniałym MPK?

1.7.25 10:45:21 Stary Rynek i Kazimierz, ścisłe centrum pełniące rolę turystyczną Dostęp do wszystkich p&r oraz szpitali powinien być zapewniony. Ograniczyć obszar strefy Okres przejściowy powinien dotyczyć wszystkich użytkowników, nie tylko mieszkańców 
Krakowa.

Wielkość opłaty jest absurdalnie wysoka, nie dostosowana do polskich realiów zarobkowych. Wszyscy mieszkańcy Małopolski powinni być zwolnieni przez 5 lat z zakazu

1.7.25 10:47:04 We Wrocławiu nie ma strefy, żadnej! I żyją! Miasto lepiej się rozwija, lepiej się jeździ autem, nie ma takich korków a jest dużo, dużo więcej ludzi i turystów. Czemu wy macie problem z zarządzaniem miastem o 
chcecie wprowadzać strefę?

Azja produkuje więcej śmieci niż cała Unia! Jedna unia nie zmieni świata! Zajmijcie się poważniejszymi sprawami Jest to niesprawiedliwe dla biedniejszej części mieszkańców i ludzi którzy pracują w 
Krakowie! To jest dyskryminacja! 

Jest to niesprawiedliwe dla biedniejszej części mieszkańców i ludzi którzy pracują w Krakowie! To jest dyskryminacja! Dyskryminujecie ludzi! 

1.7.25 10:47:46 Strefy nie powinno w ogóle być. Strefy nie powinno w ogóle być. Strefy nie powinno w ogóle być. Strefy nie powinno w ogóle być. Strefy nie powinno w ogóle być. Strefy nie powinno w ogóle być.
1.7.25 10:48:41 W ogóle nie powinno być takiej Strefy, bo godzi w prawa obywateli a konieczność jej wprowadzenia nie została poparta rzetelnymi, publicznie dostępnymi badaniami ilości i wpływu starych samochodów na 

życie mieszkańców w perspektywie 10 lat, kosztów wprowadzenia regulacji zwłaszcza dla osób biedniejszych, przedsiębiorców, rodziców dzieci, pracowników, osób z okolic Krakowa wykluczonych 
komunikacyjnie. Czy zostały przeanalizowane wpływy zabudowy korytarzy powietrznych, czy SCT służy tylko odwróceniu uwagi od porażki Miasta w tej kwestii, jak również parkingów PR i dostępnej 
komunikacji, co spowodowałoby samoistne zmniejszenie ruchu?

Placówki medyczne, apteki całodobowe, urzędy, no i dobrze skomunikowane parkingi PR na granicy strefy od każdej strony miasta! 
Ale także konieczny jest dojazd do pracy, żłobków, przedszkoli. Przecież jak ktoś będzie miał pieniądze, to wymieni samochód, a jak nie 
ma, to jeszcze będzie musiał rzucić pracę, bo nie zdąży do niej..

A co z aglomeracją i osobami spoza Krakowa, które tu pracują? To właśnie oni muszą 
dojeżdżać samochodami, niewiele zarabiają i jeśli zaczną się przesiadać, to nie zdążą po 
dzieci ze szkół czy przedszkoli.

Na pewno jest to lepsze niż całkowity brak wjazdu. Rodzice i opiekunowie dzieci,osób starszych i niepełnosprawnych oraz osoby spoza Krakowa, pracujące w Krakowie.

1.7.25 10:49:04 Seniorzy powinni mieć możliwość zakupu biletu lub abonamentu na wjazd po cenach obniżonych. Ilość miejsc parkingowych na 
granicy STC jest absolutnie nie wystarczająca. Powinno się również rozbudować sieć autobusów podmiejskich i zwiększyć ich 
częstotliwość kursowania aby umożliwić przesiadanie się samochodu na autobus.

Okres przejściowy w dostosowaniu swojego pojazdu do warunków SCP powinien być taki sam dla mieszkańców Krakowa jak i powiatu krakowskiego czyli wydłużony. Lub chociaż dla 
emerytów z powiatu krakowskiego wydłużony

To rozwiązanie powinno również dotyczyć mieszkańców gmin sąsiednich , czyli powiatu 
Krakowskiego.

opłata powinna być niższa, szczególnie dla emerytów.

1.7.25 10:49:08 SCT powinna obejmować obszar tylko ścisłego centrum. W ogół pierwszej obwodnicy (plant). Przedszkola, Szkoły, Przychodnie zdrowia.
1.7.25 10:50:50 Diesle od 2014 roku? To chyba żart - 11letnie auto nie wjedzie do miasta? Drodzy państwo, większości z nas nie stać na zakup nowszego auta, a powiedzmy sobie szczerze samochód 

powiedzmy z 2009 roku jest tak samo zarówno użyteczny, sprawny jak i "nie jest stary"
Albo wszyscy albo nikt. Kraków jest dużym ośrodkiem miejskim, gdzie sporo osób 
dojeżdża do pracy bądź do instytucji w celu załatwienia spraw urzędowych - traktujmy 
się równo.

Źle. Opłata za to że chce wjechać swoim samochodem do miasta? Absurd 

1.7.25 10:52:00 Powinna zostać zniesione. Dyskryminuje osoby posiadające legalnie zarejestrowane i opłacone pojazdy Obszar całego miasta powinien być dostępny dla wszystkich Samochód sprawny z ważnym przeglądem powinien móc się poruszać po drogach Dyskryminacja niezgodna z konstytucją państwa Polskiego To nie pokrywa się z ideą ekologii, jest to skok na kasę obywateli Jest to dyskryminacja, nie wpływającą na polepszenie stanu powietrza w mieście. Samochody z instalacją LPG i CNG powinny też być 
dopuszczone do wjazdu niezależnie od normy euro.
Samo podejście do sct w Polsce jest strasznie restrykcyjne , szczególnie w porównaniu z np.strefa w Berlinie

1.7.25 10:52:50 SCT należy wprowadzić dookoła UM i na ulicy przy której mieszka prezydent od Euro 0 nie, powinni być włączeni od razu dopuszczone do wjazdu, ale po wniesieniu opłaty minutowej nie powinno być takiej listy, każdy samochód spalinowy wydziela toksyny czy to zabytkowy czy specjalny. Pojazdy urzędników powinny 
podlegać podwójnej opłacie.

1.7.25 10:52:50 SCT powinna być ograniczona do ścisłego centrum miasta Krakowa. Dziesiątki tysięcy osób dojeżdżające codziennie do Krakowa do pracy, zatrudnione w Firmach płacących podatki w Krakowie, zostaną 
pozbawione możliwości wykonywania pracy ze względu na brak możliwości dojazdu do miejsca pracy. Żadne przepisy nie wymagają wprowadzania tak rozległej Strefy! Miasto znacznie więcej straci, niż zyska i 
padnie ofiarą własnych decyzji.

Wyznaczenie tych miejsc to czysta FIKCJA! W rzeczywistości - odnoszę się do wjazdu od strony Wieliczki - w okolicach szpitali w 
Prokocimiu nie ma miejsc do parkowania samochodów przez osoby wjeżdżające do Krakowa, by następnie przesiąść się do 
komunikacji miejskiej. Podobnie jest przy wjeździe od strony tzw. "Zakopianki" - brak parkingów P+R. 

Wnioskuję o powrót do wcześniejszych propozycji, to jest samochody z silnikiem Diesla spełniające normę EURO 5. To jest czysta dyskryminacja osób, które pracują w Krakowie i na rzecz Krakowa, a nie są 
tu zameldowane. Żądanie opłaty za wjazd do miasta od osób nie zameldowanych, a 
wykonujących pracę na terenie miasta jest jaskrawym przejawem tej dyskryminacji. To 
po prostu skandalicznie nierówne traktowanie obywateli.

Żądanie opłaty za wjazd do miasta od osób nie zameldowanych, a wykonujących pracę na terenie miasta jest jaskrawym przejawem dyskryminacji. To po prostu skandalicznie nierówne traktowanie 
obywateli. Zasady muszą być jednakowe dla wszystkich!

Wnioskuję o dodanie do listy wyjątków osób, które NA STAŁE wykonują pracę zawodową w Firmach zlokalizowanych na terenie miasta 
Krakowa!
Co zrobi miasto, jeżeli nastąpi nagły odpływ pracowników po wprowadzeniu SCT? Już dzisiaj jest problem ze znalezieniem chętnych do 
pracy.

1.7.25 10:53:42 Uważam, że SCT nie powinno się wprowadzać w żadnej wersji. Badania przeprowadzone na Uniwersytecie Warszawskim jasno wykazały, że zmniejszony ruch samochodowy nie ma żadnego wpływu na jakość 
powietrza w polskich miastach. Strefa jest tylko pretekstem do wprowadzenia kolejnych niejawnych opłat, danin i podatków, bo po uiszczeniu odpowiedniej opłaty, samochód niespełniający wymaganych 
norm, nagle staje się ekologiczny. Śmiechu warte

Z jedynych statystyk jakie udało mi się znaleźć, do Krakowa wjeżdża dziennie 250 tys samochodów, z czego tylko 40 tys to ruch 
tranzytowy. Zakładając, że 10% samochodów nie będzie spełniać norm, to jakieś 1000 miejsc parkingowych to zdecydowanie za mało 
aby dało się z nich korzystać w znośnych warunkach.

Prawo nie działa wstecz, jeśli auto zostało dopuszczone do użytku do ruchu drogowego i ma aktualny przegląd powinno móc poruszać się po całym kraju, bez wykluczających stref. Krakowianie płacą już wystarczająco wysokie podatki. Zakazywanie im korzystania z 
legalnie zakupionych i dopuszczonych do użytku samochodów, jest bezczelne. 

Ten zapis jest dokładnym obrazem tego w jakim celu wprowadza się SCT, nie chodzi o ekologię, poprawę jakości powietrza, polepszenia komfortu życia mieszkańców. Chodzi tylko o kolejne 
sięgnięcie po pieniądze podatników.

Miasto Kraków wywiesza billboardy w których chwali się, że SCT nikogo nie wyklucza. Ten podpunkt dokładnie mówi o wykluczaniu 
większości społeczeństwa. Albo nie wpuszczamy wszystkich aut niespełniających norm, albo nie bawimy się w tworzenie "specjalnych 
stref" w ogóle.

1.7.25 10:54:12 Miasto powinno dołożyć 100% środków do zakupu nowego auta przez mieszkańca 
Krakowa, jest to wymuszone przez miasto więc ono niech ponosi tego koszty

Rocznikowo i pojemnościowo silniki aut i ich emisja spalin nie ma się ni jak do prawdziwej emisji CO2. 
2000rocznik 1,500cm3 wydzieli mniejszą ilość CO2 niż nowe auto rocznik2024  2,500 cm3

1.7.25 10:54:56 Propozycja nie może być ostrzejsza niż ta sprzed roku. Znam ludzi, którzy kupili wtedy samochody sugerując się odpowiednimi wymaganiami (norma Euro 5 dla dieseli).
Moim zdaniem nagła zmiana, tj. wyostrzenie wymagań, skończy się masą pozwów. I są one, w moim odczuciu, uzasadnione

Przecież jest bardzo mało P+R w Krakowie. Dojazd z okolic Krakowa komunikacją jest fatalny; dla wielu osób to będzie tragedia

I nagle mnóstwo ludzi rzuci się na zakup nowych samochodów? Mają Państwo świadomość, jak to wywinduje ceny? Jak pisałem w 
punkcie 1, to, w moim odczuciu, skończy się masą pozwów (zakaz dla 10-letniego diesela to przesada)

Niewyobrażalne jest to, że o poziomie zanieczyszczeń ma decydować wiek samochodu, a nie norma emisji. Czyli auto wyprodukowane w 2015 może wjechać do miasta, a ten sam model z 
2014 już nie: choć powodują dokładnie tyle samo zanieczyszczeń. Trudno wytłumaczyć to w logiczny sposób

Jak pisałem wcześnij, podniesienie zeszłorocznych wymagań nie jest poważne.

Za 5 lat problem sam się rozwiąże :) (patrzę w tej chwili na kampusie przez okno na 
samochody, które stoją na parkingu: najstarszy ma może 13 lat)

Jak każde takie rozwiązanie: te pieniądze wylądują w czyjejś kieszeni, a nic nie zmienią Nie mam tu zdania

Z poważaniem,
Łukasz Kosiński
lukasz.kosinski@uj.edu.pl

1.7.25 10:55:05 Nie powinno być żadnego ograniczenia Nie powinno być żadnych ograniczen Jest to dyskryminacja osób ubogich Każdy powinien mieć prawo przemieszczania się bez ograniczen Nie powinno być żadnych ograniczen Wszyscy powinni mieć prawo do swobodnego przemieszczani się bez względu na majętność a wprowadzenie strefy ogranicza takie prawo
1.7.25 10:55:57 Jeżeli już, to nie powinien mieć znaczenia rok produkcji pojazdu, który w wielu przypadkach jest niezgodny z faktyczną normą emisji Euro pojazdu, którą producenci często dostosowywali 

do przyszłych norm już wcześniej. 
Mieszkańcy całkowicie powinni być wyłączeni spod wymogów SCT, nie można nikogo 
zmuszać do pozbycia się jego własności z uwagi na miejce zamieszkania w danym 
miejscu od wielu lat.

Czyli dalsze faworyzowanie bogatych i dyskryminacja biedniejszych.

1.7.25 10:56:40 Druga obwodnica maksymalnie I co inne szpitale lub placówki medyczne? Co szpital Rydygiera, wojskowy, itd? Za zbyt surowe, wystarczy na początek euro 4 dla diesla i euro 3 dla benzyny Mieszkałem w Krakowie, ale wyprowadziłem się na wioskę to znaczy że jestem gorszy, 
albo bogatszy?? Jak zrobić strefę to jasne wymogi dla wszystkich!

Super dla kogoś kto ma hajs, ale co ci co twardo pracują i nie mogą to sobie pozwolić i na drugą stronę idzie o strefę o poprawę powietrza lub tylko o hajs? I krakowiacy będą mogły jeździć starymi 
złomami, bez sensu.

Co busiky zbiorowe co jeżdżą z wiosek, autokary, samochody ciężarowe i dostawcze? Traktory i maszyny budowlane? Co samoloty co 
latają nam głową i te wypuszczają ma NOx.

1.7.25 10:56:44 Powinno obejmować całe miasto Kraków ok pozbądźmy się całkiem spalinowych aut z Krakowa, wprowadźmy tylko auta elektryczne powinny być opłaty za wjazd, pomoże to miastu 
1.7.25 10:57:07 co z parkingami w tych strefach? ilość miejsc jest mocno ograniczona, a parkingi często bywają zatłoczone. Nie dość, że nie będzie 

wystarczającej ilości miejsc by pozostawić przez przyjezdnych samochody to mieszkańcy Krakowa nie będą mieć gdzie pozostawić 
swoje samochody - bo i z tym już bywa ciężko mimo, że nie mierzymy się obecnie z takimi ograniczeniami.

Kraków jest miastem turystycznym, a wprowadzenie ograniczeń dla przyjeżdżających do 
niego sprawi, że część osób zrezygnuje z odwiedzenia naszego miasta co negatywnie 
wpłynie na turystykę i gospodarkę, negatywnie wpływając również na znajomość 
Królewskiego miasta i zasobów, które oferuje. Problemy może mieć również branża 
rozrywkowa, często osoby mieszkające poza granicami miasta przyjeżdżają 
samochodami na wydarzenia kulturalne, towarzyskie czy sportowe, gdzie wprowadzenie 
dodatkowych opłat może skutecznie ich odstraszyć i przynieść negatywne skutki dla 
wielu obszarów.

Miasto nie oferuje wystarczającej liczby darmowych i bezpiecznych parkingów, które umożliwią przyjezdnym pozostawienie samochodu by zamienić go na komunikację miejską, przez co przyjazd do 
miasta osób nie mieszkających w Krakowie a pracujących, studiujących, uczących się będzie bardzo kłopotliwy zwłaszcza, że w grę wchodzą setki tysięcy zarejestrowanych samochodów nie 
spełniających wymagań projektu SCT. 

1.7.25 10:57:13 Strefa powinna obejmować, tylko te obszary, które mają stwierdzone przekroczone normy substancji zawartych w spalinach pojazdów przez okres większy niż 90 dni w roku Jeśli pojazd przeszedł badania techniczne i został legalnie dopuszczony do ruchu, ograniczenie prawa do poruszania się nim jest nie konstytucyjne Karanie za posiadanie legalnie dopuszczonego do ruchu pojazdu jest hipokryzją Jeśli faktycznie jest intencją projektodawcy jest dbanie o stan powietrza, a nie nabijanie dziurawej kasy miejskiej i przymilanie się 
wybranym grupom ( dlaczego księża tak a katecheci nie?) to zakaz wjazdu powinien być powszechny i dotyczyć wszystkich bez wyjątku. 
Także mieszkańców oraz służb miejskich

1.7.25 10:58:45 Strefa powinna obejmować  maksymalnie tzw. drugą obwodnicę (Aleje) proponowany obszar jest zbyt duży mieszkańcy powinni być wyłączeni z ograniczeń - zarówno standardu emisji jak i roku produkcji wyłączenie dla mieszkańców powinno być bezterminowe tak - potrzebny jest czasami dojazd np. do szpitala ( a są takie również w obrębie drugiej obwodnicy) mieszkancy - zdecydowanie wyłączeni + płatny wjazd jak w pytaniu 5
1.7.25 10:59:32 Samochody z małym silnikiem diesla wyprodukowane przed 2014r spalają mniej paliwa niż nowsze samochody z dużym silnikiem. Uważam że nowa propozycja obszaru SCP jest niesprawiedliwa i zbyt 

kosztowne dla użytkowników diesli. Ludzi na to co proponujecie nie stać....
Można dodać galerie handlowe i duże sklepy gdzie ludzie robią zakupy raz na jakiś czas. Obniżyć rok produkcji dla diesli do 2010r. Tragedia i zdzierstwo... Same parkingi kosztują majątek a tu jeszcze dopłata... Ktoś kto zarabia 4 tys. zł netto i pracuje z dojazdem w Krakowie musiałby zapłacić około 800 zł za samo parkowanie 

auta... 
Na listę dopiszcie osoby, które zarabiają poniżej średniej krajowej a pracują w Krakowie i muszą utrzymać swoje rodziny. 

1.7.25 10:59:41 Pod warunkiem, że nie będzie masowego przerejestrowywania samochodów do Krakowa Za Im więcej  wyłączeń tym więcej możliwych kombinacji

1.7.25 11:00:55 Jedyna słuszna decyzja to brak SCT Jedyna słuszna decyzja to brak SCT Jedyna słuszna decyzja to brak SCT Jedyna słuszna decyzja to brak SCT Jedyna słuszna decyzja to brak SCT Jedyna słuszna decyzja to brak SCT
1.7.25 11:01:57 Jeśli już miała by powstać to tylko ściśle centrum Wszystkiego punkty P+R szkoły przedszkola Jeśli chcesz się wprowadzać standardy euro powinno się wziąść wszystkie samochody dostępne na rynku i doprowadzić do tego aby na nowo przypisać im euro odpowiednie do ich emisji 

ponieważ samochody takie jak np fiat Seicento posiadające dajmy na to euro 2 mieści się dużo wyżej ale w tamtym okresie nie było euro 4 czy 5 
Mieszkańcy powinni mieć mozlislwosc jazdy tymi samochodami do końca dopóki je 
posiadają.

Jeśli samochod nie ma wymogów czyli emisyjność i zanieczyszcza powietrze to co fa czy on zaplaci 300 500 czy 2tys jak powietrze przez to się nie zmieni Jeśli ma to dotyczyć wszystkich pojazdow to powinny być wszystkie pojazdy 

1.7.25 11:03:27 Planty jako granica Cały kraków powinien być dostępny poza ścisłym centrum czyli stare miasto wewnątrz plant 1. Powinna być brana masa samochodu osobowego czym wyzsza tym wyższe ścieranie opon przy hamowaniu a tym samym wyższe zapylenie.
2. Pojemność silnika,jeśli samochód ma pow. 4litry to taki śilnik więcej spala i emituje więcej zanieczyszczeń. 
Większe samochody służące do świadczenia usług powinny być inaczej rozliczane, ponieważ zakaz wjazdu dla takich samochodów spowoduje podniesienie cen usług bo będą takie usługi 
świadczyć tylko drogie firmy które z kolei stać na nową flotę lub dodatkowe opłaty i suma sumarum, zapłacimy za to my, zwykli mieszkańcy.

To pokazuje jasno, że chodzi tylko i wyłącznie o pieniądze. Czyli jak ktoś zapłaci to jest eko? Strefa powinna zostać ograniczona do plant i nie ma potrzeby robić dodatkowych wyłączeń

1.7.25 11:03:55 Strefa powinna obejmować urząd miasta i nic więcej. Uważam że każde miejsce w Krakowie powinno być dostępne dla samochodów niezależnie od poziomu emisji zanieczyszczeń. Nie zgadzam się z propozycją standardu emisji euro ponieważ to wykluczy tylko samochody starsze rocznikowo, a nie te najbardziej trujące. Nie wprowadzenie SCT w Krakowie Hipokryzja i złodziejstwo To projekt ma dbać o nasze środowisko i o nas czy ograniczyć możliwość poruszania się? Co zmieni odroczenie zmiany dla krakowian o 5 
lat? wyprowadzkę z miasta czy może zmiane auta na nowe?

1.7.25 11:04:12 Od 2030 roku dla mieszkańców norma dla diesla Euro 6dT lub rok produkcji od 2018 jest zbyt rygorystyczna. Biorąc pod uwagę średnią zasobnośc portfela i rynek aut uzywanych który 
tylko sie pogarsza, najlepszym rozwiązaniem było by pozostać przy Euro 6 produkcji od 2014 roku. Dodatkowym utrudnieniem jest problem z udowodnieniem błędnej często normy 
wpisanej w cepik. Auta uzywane sprowadzane bez pierwotnych dokumentów producenta/salonu mają wpisaną do cepik zanizoną normę z powodu trzymania sie na sztywno dat 
produkcji auta, mimo ze auto było homologowane z prawidłową lub wyższą normą. Różnice między normą euro 6 a 6dT w praktyce jest na tyle minimalna lub taka sama, tylko po to aby 
spełniać warunki na papierze. Spowoduje to znaczące utrudnienia i wykluczenie dla mieszkańców mimo tego ze realne emisje Euro 6 bedą takie same co 6dT

Przedsięborcy, którzy mają JDG ale pojazd nie jest wpisany do majatku firmy. (Głownie diesle)
Przykład: Wiele mikro przedsiębiorców na JDG, którym nie opłaca się mieć auta firmowego użytkuja auto prywatne do celów równiez 
zawodowych. Robią duzo km rocznie, opłacalny jest dla nich diesel. Względnie tani i w pelni sprawny samochód spełniający normę Euro 5 
dla diesla mógł by byc wyłaczony z restrykcji.

1.7.25 11:05:50 tak zapoznałem się, nie jestem z Krakowa więc na ten temat się nie wypowiadam. za ostre normy w stosunku do diesli Uważam, że zgodnie z Konstytucją RP wszystkich obywateli należy traktować równo a 
nie mieszkaniec Krakowa za darmo a reszta dodatkowe opłaty. Należy wprowadzić dla 
każdego możliwość wjazdu do Krakowa np. na czas wakacji 14 dni za darmo !!!!

niesprawiedliwe społeczne, każdy za darmo np. na wakacje 14 dni w roku . Dopuścić wjazd samochodów seniorów zarejestrowanych przed 2024 r. Lista wyjątków zła ! Zawsze a nie na 5 lat powinno być możliwy wjazd darmowy na 14 dni w roku, natomiast zwolnione nie powinny być 
samochody służb gminnych , państwowych - oni powinni dać przykład i dostosować auta do wymogów a nie wymaga się od biednych 
mieszkańców a instytucje zwalnia się z obowiązku. 

1.7.25 11:06:44 Jak będzie egzekwowane to, że ktoś dojeżdża do szpitala? Raczej monitoring nie będzie podążał za każdym autem.
Jak udowodnić, że pojechałem do szpitala? A co jeślii w drodze do niego, zatrzymam się pod sklepem?

Diesel bez zmian, Benzyna od Euro3. Zmniejszone do 3 lat. Przez pierwszy rok tak, potem zakaz. Za 500zł spaliny już nie szkodzą?

1.7.25 11:07:11 Likwidacja strefy. Jest to niezgodne z konstytucją i dzięki ludzi na lepszych i gorszych w zależności od posiadanego majątku. Cały Kraków powinien być wolny od strefy. Tak jak pisałem każde takie ograniczenia segregują ludzi dając większe prawa bogatszej części społeczeństwa. Likwidacja projekty sct Dla samochodów nie mogących wjechać do miasta powinna zostać wprowadzona darmowa komunikacja miejska i parkingi przed miastem. Cała grupa osób z dochodem poniżej średniej krajowej powinna być wyłączona z ograniczeń.
1.7.25 11:07:45 Obwodnica druga Wszystkie szpitale w Krakowie i prywatne jednostki medyczne. Dla silników wysokoprężnych euro 5 lub 2010

Dla silników benzynowych euro 2 
 Z danych Samar na koniec 2023 r. średnia aut zarejesƩowanych w Polsce wynosi 21,5 lat. 

Zwiększenie okresu do 10 lat To rozwiązanie jest dobre ale trzeba zaproponować rozsądne stawki za wjazd i w pierwszej kolejności zbudować odpowiednią liczbę parkingów dla osób które chcą skorzystać z komunikacji miejskiej. Jest sporo samochodów które są już klasykami motoryzacji ale jeszcze nie osiągnęły wieku na samochody zabytkowe, a nie zostaly 
uwzględnione i są tylko użytkowane przez właściciel okazjonalnie.

1.7.25 11:07:56 Uważam ze SCT powinna być tylko dookoła plant, pozostała część miasta powinna zostać jak jest, proponuje bardziej rzetelne przeglądy techniczne samochodów , gdyż samochody E6 z racji skomplikowanej 
budowy, są awaryjne w zwiazku z powyższym  często są normami euro 0 gdyż maja usunięte DPF. 

Benzynowe samochody rok produkcji min .2001, natomiast Diesel rok produkcji  min.2006. Bardzo głupi pomysł , niby w jaki sposób opłata zmieni zanieczyszczenie środowiska?

1.7.25 11:08:18 Strefa jeśli już to powinna obowiązywać w ścisłym centrum miasta. Wszystkie szpitale oraz urzędy Auta z LPG oraz Hybrydy powinny być dopuszczone do wjazdu do strefy Wszystkie auta zarejestrowane do czasu wprowadzenia strefy powinny być dopuszczone. Jak zapłacisz to już jesteś eko? Hipokryzja. Osoba posiadająca nieruchomość (np. mieszkanie) w Krakowie, ale nie będąca w nim zameldowana powinna mieć możliwość dojazdu do 
niego.

1.7.25 11:10:25 Stare miasto po zewnętrznej Plant, Skałka, Kazimierz. Tyle. Mam samochód hybrydowy, mieszkam w powiecie krakowskim, do Krakowa jadę na zakupy i usługi. Nie mam żadnego interesu w "walce" z SCT. Jeżeli chcecie czystego powietrza w 
Krakowie to dostaniecie go przez walkę z kopciuchami tu, gdzie ja żyję, a nie wprowadzając idiotycznie ostre regulacje dot norm spalin. To nic nie zmieni, a stracicie wpływy z PIT i 
sprawicie, że usługi przeniosą się poza Kraków. Ja i moja okolica zyska, miasto straci. Dodatkowo miasta w Niemczech rezygnują z SCT. Czy nie byłoby warto zapytać dlaczego?

Uważam, że może być nawet trzydzieści, to i tak narusza instytucję praw nabytych. 
Człowiek, który kupił samochód spełniający normę pfff...euro 2 nie mógł wiedzieć, że 
ktoś zakaże mu za jakiś czas poruszania się tym samochodem. Powinien móc korzystać z 
pojazdu dopóki ten spełnia normę wyrażona w homologacji. 

Wspaniale obnaża prawdziwe intencje Uchwałodawcy polegające na zdobywaniu pieniędzy, wykluczaniu z normalnego życia miasta osób starszych i mniej zamożnych. Słyszałem o stawce 500 PLN za 
pojedynczy wjazd do SCT. Dlaczego nie 5000 PLN, albo 50000? Ekscentryczny bogacz wjedzie sobie Wartburgiem, ale emeryt czystym, zadbanym dieslem, serwisowanym w ASO, z 2008, którym 
woził chryzantemy na mogiły kolegów i koleżanek już nie. 

Uważam takie wyłączenia za dyskryminujące.

1.7.25 11:10:52 Jedyna strefa jaka była by dopuszczalna to stare miasto. Wszędzie powinien być wjazd, z ewentualnym ograniczeniem na stare miasto. Norma emisji euro jest często nieadekwatna do pojazdu. starsze pojazdy z małymi silnikami (przede wszystkim benzynowymi) potrafią łapać się na nowe normy, ale nikt tego nie bada bo 
na moment produkcji takiej normy jeszcze nie było. zmuszanie do wymiany samochodu jest to zaprzeczenie ekologii samej w sobie.

czyli ktoś kto mieszka w okolicy krakowa i często w nim bywa to już nie będzie miał 
okresu przejściowego? czyli równi i równiejsi.  Zaprzecza to prawom podstawowym.

Jeśli to zostanie wprowadzone to oznaczać będzie tylko nowy podatek dla wszystkich, których nie stać na nowy samochód. jest to zaprzeczenie "walki o czyste powietrze". Nie na leży wprowadzać 
strefy SCT i nie należy karać podatkiem.

1.7.25 11:11:10 Strefa tylko dla ścisłego centrum Nie Euro 4 dla benzyny i diesla minimum 10 lat Jako nałożenie kolejnego podatku na mieszkańców ale dla czego maja być  wyjątki 
1.7.25 11:11:39 SCT to w każdej formie to zamach na wolność obywatelską. Uderza w mniej zamożnych obywateli faworyzujac najbogatszych. NIE dla SCT! SCT to w każdej formie to zamach na wolność obywatelską. Uderza w mniej zamożnych obywateli faworyzujac najbogatszych. NIE dla 

SCT!
Standard emisji Euro nie ma nic wspolnego z realnym zanieczyszczaniem powietrza przez auta. Nowe wielkie SUV'y emituja wiecej zanieczysczen, a takze pyłu z opon i hamulcow niz 15 
letnie male auta miejskie ktore posiadaja starsza norme emisji spalic ze tylko ze wzgledu na rok ich produkcji.

SCT to w każdej formie to zamach na wolność obywatelską. Uderza w mniej zamożnych 
obywateli faworyzujac najbogatszych. NIE dla SCT!

SCT to w każdej formie to zamach na wolność obywatelską. Uderza w mniej zamożnych obywateli faworyzujac najbogatszych. NIE dla SCT! SCT to w każdej formie to zamach na wolność obywatelską. Uderza w mniej zamożnych obywateli faworyzujac najbogatszych. NIE dla SCT!

1.7.25 11:14:08 II obwodnica Krakowa, może docelowo za 5-10 lat cały Kraków, ale na razie mieszkańcy Krakowa i okolic nie są na to gotowi. Turyści również nie będą przyjeżdżać, Kraków wymrze jak małe firmy które omija 
obwodnica miast, a które dawniej były przy drodze.

Nie, to jest zła propozycja. Powinien być dostęp dla każdego do wszystkich szpitali, lekarzy. Euro 5 dla wszystkich. To i tak jest dobra norma. kontrola stacji kontroli pojazdów. To spowolni gospodarkę Krakowa, firmy "Wyprowadzą się" z Krakowa. to jest zły pomysł. Albo mogą albo nie mogą, i dlatego nie cały Kraków powinien podlegać pod SCT, tylko ścisłe centrum. a co z pojazdami budującym infrastruktuturę Krakowa? Małych przedsiębiorców nie stać aby wymienić samochód ciężarowy na taki za 300-
400 tys złotych. Bo tyle takie kosztują.

1.7.25 11:15:07 Należy ją wprowadzić co najwyżej do granicy Plant w Starym Mieście. Każde inne miejsce w Krakowie jest tak samo ważne, a żaden "ambitny" urzędnik nie ma prawa narzucać "priorytetów" 
komunikacyjnych wolnym obywatelom RP.

Nie ma to sensu w sytuacji gdzie samochody stare o znacznie niższym poziomie spalania paliwa co przekłada się na niższy poziom zanieczyszczeń mają zakaz wjazdu, a samochody nowe o 
wiele wyższym poziomie spalania paliwa (nawet w sytuacji lepszych standardów) mają możliwość swobodnego wjazdu nie zważając na poziom dostarczanych zanieczyszczeń.

Minimum 20 lat. Społeczeństwo nie jest gotowe na nagłe zachcianki "pomysłodawców" 
nie wspominając o infrastrukturze jeśli by doszło do zmian pojazdów na elektryczne. 
Ponadto prawo nie powinno działać wstecz.

A jak pobierane pieniądze mają wpłynąć na poprawę jakości powietrza? Przecież to hipokryzja w czystej postaci. Absolutny zakaz dla "dojenia" obywateli w jakiejkolwiek postaci. Absurd jak sama SCT. Pytanie wymusza opinie na temat obostrzeń w momencie kiedy obywatel nie zgadza się wgl. z projektem SCT! 
Miasto należy do wszystkich dlatego SCT powinna zostać poddana referendum, a nie "wymysłom" "urzędników".

1.7.25 11:15:48 Jedyna właściwa granica, to brak Strefy Czystego Transportu. Wszystkie miejsca są ważne. Każde samochód powinnien być dopuszczony. Proponowany podział, to dyskryminacja osób klasy średniej i ubogiej, których nie stać na zakup nowego samochodu. Zamiast robić z laską wyjątek dla płacących podatki w Krakowie i utrzymujących to 
miasto, to włodarze powinni wycofać się z projektu, który jest de facto na niekorzyść 
mieszkańców. Dość gnębienia kierowców. 

Jest to ściąganie pieniądzu przez urzędników, zwykłe ździerstwo i dyskryminacja mieszkańców. Takie rozwiązanie może przyspieszyć odpływ ludności z Krakowa. Uważam, że lista powinna zawierać wszystkie pojazdy. Tworzenie grupy wybrańców jest sprzeczne z konstytucyjnym prawem równości 
dostępności do dóbr. Jako mieszkaniec Krakowa nie chcę Strefy Czystego Transportu. Jest ona dyskryminująca dla uboższych i 
biedniejszych mieszkańców.

1.7.25 11:16:12 Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu. Godzi to w wolność obywateli i utrudnia codzienne przenieszczanie się. Co z ludźmi dojeżdżającymi codziennie do pracy i posiadającymi stałe miejsca parkingowe? Chcecie organizować ludziom życie jak za 
komuny. 

Ludzie zameldowani w Krakowie powinni być wyłączeni spod tego typu regulacji. To 
ograniczenie wolności jednostki w imię neomarksistowskiego ekologistycznego zielonego 
ładu !!!

1.7.25 11:17:31 Strefa powinna być ograniczona do ścisłego centrum, np. nie powinno się do niej wliczać Rondo Mogilskie. Poza centrum cały Kraków powinien być dostępny do wjazdu samochodem. Tego rodzaju rozwiązania funkcjonują w cywilizowanych 
państwach zachodnich. 

Wymogi są zbyt wysokie. Zakaz wjazdu samochodów wyprodukowanych w roku 2013 (Euro 5) jest zbyt drastyczny. Wymogi powinny dotyczyć jedynie najbardziej kopcących samochodów 
bez normy euro lub też euro 1

Opłata jest zdecydowanie zbyt wysoka 

1.7.25 11:17:37 Nie chcemy SCT w całym Krakowie. nie euro 4  lub euro 5 wystarczy Niesprawiedliwość porażka Dlaczego pojazdy specjalne miałyby wjeżdżać? Zabytki rozumiem, ale inne jakim prawem? 
1.7.25 11:17:41 SCT powinna bbejmować jedynie centrum miasta ok nie obejmują te wymogi mieszkańców Krakowa płacących tutaj podatki wydłużyć okres do lat 10 !!! nie obejmuje mieszkańców miasta płacących tutaj podatki ok
1.7.25 11:19:16 Proponuję objąć nią jak największy obszar miasta i "obwarzanka". NIE DLA SMOGU W KRAKOWIE! NIE DLA SMOGU W KRAKOWIE! Wymagania powinny być jak największe, w tym również dla mieszkańców. NIE DLA SMOGU W KRAKOWIE! Uważam, że okres ten powinien zostać skrócony, najbardziej jak to możliwe. NIE DLA 

SMOGU W KRAKOWIE!
Opłata powinna być na tyle wysoka, żeby motywować właścicieli do zmiany pojazdów na mniej zanieczyszczające powietrze lub - idealnie - na korzystanie z transportu publicznego. Lista powinna być jak najkrótsza. NIE DLA SMOGU W KRAKOWIE!

1.7.25 11:20:22 Scisłe centrum wokół Alei Przynajmniej 10 lat żeby nie wywłaszczać ludzi z ich samochodów Idiotyczne czyt. zapłać to nie zanieczyszczasz
1.7.25 11:20:53 Jako mieszkaniec Krakowa jako jedyne akceptowalne granice SCT uważam ścisłe stare miasto - tj. obszar ograniczony pierwszą obwodnicą (Basztowa, Podzamcze, Westerplatte). Każda komplikacja zasad SCT będzie prowadziła do kolejnych niepotrzebnych napięć społecznych, powstawania szarych stref lub 

martwego prawa.
Jako mieszkaniec Krakowa uważam, że ograniczenia wjazdu w oparciu o standardy emisji Euro nie mają żadnego przełożenia na kwestie ekologiczne.
Samochód spełniający "stare" standardy Euro (tj. Euro 2, Euro 3), ale spalający dużo mniej paliwa (np. 5-6 litrów/100km) generuje dużo mniejsze zanieczyszczenia powietrza niż samochód 
spełniający normy Euro 4, Euro 5, ale palący 5-6 razy więcej paliwa na 100km.
Dodatkowo ograniczenia w oparciu o standardy Euro są dyskryminacją osób, których nie stać na droższe samochody i godzi w ich konstytucyjne prawa wolnościowe.

Dla wielu osób (szczególnie tych biedniejszych) nawet 5 letni okres wyłączenia nie 
stanowi żadnego ułatwienia. 
Osoby, które żyją ze skromnej emerytury nie będzie stać na odłożenie środków na 
wymianę samochodu.

Uważam takie zabiegi za jawną sprzeczność w podstawowych założeniach SCT i chęć zdobycia dodatkowych środków przez Miasto.
Z jednej strony Urząd Miasta stawia na ekologię, z drugiej jednak strony może "przymknąć oko" po uiszczeniu opłaty.
Taki zabieg wpływa w bardzo negatywny sposób na wizerunek miasta (jak zresztą cały projekt SCT). W mediach możemy znaleźć masę artykułów, które niecechowane są bardzo negatywnie.
Taki pomysł stawia ideę SCT za kolejny sposób ograniczenia wolności kosztem niejasnych interesów.

Każda komplikacja zasad SCT będzie prowadziła do kolejnych niepotrzebnych napięć społecznych, powstawania szarych stref lub martwego 
prawa.
Uważam, że prawo powinno być możliwie jasne i przejrzyste dla obywateli i mieszkańców Krakowa.
Przykładowo: Od 01.01.2026 - SCT tylko w granicach starego miasta (obszar 1 obwodnicy) dla samochodów spełniających normy powyżej 
Euro 4. 
Wszelkie komplikacje, zmiany, wyjątki itp uważam za utrudnienia i obszary wybitnie problematyczne (nawet dla młodych osób, nie mówiąc 
o starszych).

1.7.25 11:20:58 wewnatrz pierwszej obwodnicy w przypadku benzyny normy euro3 i euro 4 sa wlasciwie tozsame wiec powinno byc pozwolenie od euro 3
1.7.25 11:21:45 STC powinna obowiązywać tylko w obrębie Plant. Jest to haniebne rozwiązanie, które dyskryminuje mieszkańców Polski niemieszkających 

w Krakowie. Kojarzy mi się to z hasłem "Polska dla Polaków".
Niedługo zaczniecie pobierać opłaty za oddychanie i inne czynności fizjologiczne. Puknijcie się w głowę, najlepiej dużą patelnią.

1.7.25 11:22:14 Ścisłe centrum Krakowa, obszar Plant, bo tylko w tej strefie jest przekroczenie NO2. 
Argument naukowy za tym przemawia.

Nawet w Warszawie strefa ma zajmować tylko 7% obszaru, w stolicy wiedzą że w przeciwnym wypadku odbije się to na finansach miasta i jego postrzegania, spadną dochody i inwestycje.

Jak wyżej, granicą strefy SCT powinien być obszar Plant. Ekologicznymi autami są auta napędzane LPG lub CNG a nie zostały ujęte w wymaganiach, do strefy powinny mieć dostęp auta z LPG, CNG. Przy czym strefa SCT rozumiana w granicach 
do Plant.

10 lat przy uwzględnieniu pozostałych poprawek, Granica strefy tylko do obszaru plant i 
wyłączone z niej auta LPG , CNG oraz brak ograniczeń w liczbie dni dla aut zabytkowych .

Strefa SCT ograniczona do Plant, uwzględnienie aut LPG, CNG jako spełniające kryterium wjazdu oraz brak możliwości wjazdu za opłatą . Firmy osób które prowadzą działalność w Krakowie a które nie mają zameldowania w Krakowie również powinny być uwzględnione .
Pojazdy specjalne bez limitu dni.
Zwolnienie dla Krakowian przez 10 lat . Wszystko to przy założeniu , że granicą strefy SCT przebiega na Plantach 

1.7.25 11:23:48 Granice Strefy powinny obejmować tylko prywatny teren, należący do głupka, który to wymyślił. Ewentualnie może to być grota Smoka Wawelskiego. Inne postanowienie łamie Art. 32 konstytucji RP. Dobrą propozycją będzie zaprzestanie naruszenia art. 32 konstytucji RP EURO 0. Większość pojazdów w Polsce spełnia normę EURO 3, ale ustalając wysokie wymagania ograniczymy wjazd do strefy tylko pojazdom zabytkowym. Świetny pomysł. Proszę tylko pamiętać, aby w Konstytucji RP nadać mieszkańcom 
Krakowa status "obywatela specjalnego traktowania".

Bez komentarza. Ręce opadają poniżej poziomu klawiatury, także bez komentarza.

1.7.25 11:24:13 W mojej opinii SCT jest wprowadzane zbyt gwałtowanie bez żadnego wcześniejszego pilotażu. Strefa powinna być pomniejszona np. do obszaru np. obecnie w którym obowiązuje strefa płatnego parkowania. No przede wszystkim dojazd na uniwersystety nie powinien być objęty tymi obostrzeniami. To są najsurowsze obostrzeżnia w całej Polsce. Jako, że jest to pierwszy raz powinno to być złagodzone tym bardziej, że średni wiek samochodu w Polsce wynosi 15 lat i dodatkowo mamy 
najwięcej w UE samochodów powyżej 20 lat!

Jest OK, o ile dotyczy to mieszkańców krakowa, którzy płacą podatki w Krakowie. 
Innych, którzy pomimo mieszkania w Krakowie odprowadzają podatki w innych urzędach 
skarbowych nie powinno to obowiązywać.

Myślę, że to jest rozwiązanie OK, natomiast inaczej zaproponowałbym stawki. Powinny być większe godzinowe stawki i mniejsze na abonament.
Monitorowanie godzina po godzinie samochodu ile był w strefie jest trudna i kosztowna do realizacji od strony technicznej, natomiast wykupienie abonamentu miesięcznego jest wygodniejsze dla 
przyjezdnych i powinno przynieść większe środki, gdyż np. ludzie w korporacjach dojeżdzają do pracy tylko 3/7 dni w tygodniu, więc jak kupią abonament na cały miesiąc będzie to lepsze dla 
budżetu miasta.

Maszyny budowlane powinny móc wjeżdzać do strefy, aby z powodu starszych maszyn nie zwiększać kosztów budów w Krakowie oraz 
komunikacja publiczna również powinna być wyłączona, żeby nie było, że człowiek nie może wjechać samochodem do Krakowa, ale w inny 
sposób też nie ma jak się dostać, bo autobusy z jego miejscowości również nie mogą dojechać na dworzec.

1.7.25 11:24:41 Dodatkowe opłaty nie sprawią że auta te będą mniej zanieczyszczać powietrze. A o zdrowie nas wszystkich tu walczymy. Uważam że takie wyłączenia nie spowodują że SCT przyniesie oczekiwane 
korzyści. 

Jak wyżej. Jako mieszkaniec Krakowa uważam że takie wyłączenia nie są sprawiedliwe szczególnie dla dzieci, które zmuszone są oddychać 
zanieczyszczonym powietrzem. Uważam że powinniśmy zrobić wszystko jako społeczeństwo aby zadbać o zdrowie najmłodszych. Zdaje 
sobie sprawę że takie decyzje są trudne do wprowadzenia i sporo osób będzie głośno protestować (każdy dba o swoje interesy i patrzy 
tylko przez pryzmat głównie własnej wygody). Natomiast moim zdaniem nie powinna być tu miejsca na półśrodki, a samorząd jako organ 
decydujący powinien stać na straży i chronić przede wszystkim nasze zdrowie. Proszę o zdecydowane ruchy, odważne decyzje i przede 
wszystkim o ochronę naszego zdrowia. 

1.7.25 11:25:04 Nie wprowadzać jej wcale Będzie to spore pole do nadużyć i "furtka" aby obejść ten przepis i jedynie taką rolę będzie to pełnić. Pierwsza rzeczą jaką się nauczę to 
będą te miejsca aby w razie kontroli móc skłamać co do celu podróży w celu uniknięcia mandatu

Rok produkcji nie jest w żadnym stopniu wyznacznikiem co do tego czy auto jest ekologiczne ty też nie. Są auta starsze jak np VW Lupo 3L który spala i emituje dużo mniej szkodliwych 
związków niż nowoczesne limuzyny / SUV-y . 

Jest to jedynie zabieg aby biedniejsi mieszkańcy nie zbuntowali się od razu a jedynie 
usprawiedliwienie by za "5 lat" móc powiedzieć "no ale dlaczego drodzy mieszkańcy się 
oburzacie? mieliście 5 lat na dostosowanie się. To wasza wina a nie nasza" Jak ktoś jest 
biedny, nie ma perspektyw na rozwój , pracuje w kołchozie to nie zdobędzie nowszego 
auta ani za 5 lat, ani za 10 ani za 20. 

1.7.25 11:25:39 NIE POWINNO BYĆ ŻADNEJ STC NIE POWINNO BYĆ ŻADNEJ STC NIE POWINNIŚMY IŚĆ W KIERUNKU ZAKAZÓW, TYLKO W KIERUNKU "SAMOISTNEJ" ZACHĘTY, CZYLI MIN. (JEDNYM  Z TYSIACA ROZWIAZAŃ) WPROWADZENIA ULG PODATKOWYCH PRZY 
ZAKUPIE NOWYCH AUT, BUDOWANIE WŁASNYCH KONSTRUKCJI ITD. - NIKT NIE BĘDZIE CHCIAŁ JEŹDZIĆ STARYM AUTEM, JEŻELI BĘDZIE MIAŁ MOŻLIWOŚĆ WZGLEDNIE NIEDROGIEGO, 
NOWOCZESNEGO AUTA

NIE POWINNO BYĆ ŻADNEJ STC NIE POWINNO BYĆ ŻADNEJ STC NIE POWINNO BYĆ ŻADNEJ STC

1.7.25 11:26:29 Propozycja do kosza Propozycja do kosza Propozycja do kosza Propozycja do kosza Jestem przeciw Jestem przeciw SCT
1.7.25 11:28:56 Moja propozycja granicy strefy to pierwsza obwodnica Krakowa. Uważam, że nonsensem jest wprowadzanie ograniczeń dotyczących norm spalin. Przykładowo na 1000 samochodów z silnikami z normą Euro 6 wjeżdżających do strefy, 1 sztuka będzie 

unormowana Euro 1-2. W takim przypadku więcej zanieczyszczeń będzie pochodziło z silników Euro 6. Przesiadka na samochody bardziej ekologiczne powinna następować naturalnie 
wraz z bogaceniem się społeczeństwa, a z drugiej strony z procesem złomowania starych samochodów.

Nie ma nic wspólnego z dbaniem o środowisko. Nie rozumiem, na jaki cel miałyby iść te zebrane pieniądze? To tylko dowodziłoby temu, że SCT to kolejny wymysł pluto-biuro-kratyczny, tak samo jak 
płatne miejsca postojowe w soboty.

To zaprzeczenie idei SCT. To znaczy jak mam samochód zabytkowy - mogę nim jeździć dzień w dzień po strefie SCT pomimo, że nie spełnia 
żadnych norm. Jakaś aberracja was chwyciła.

1.7.25 11:31:29 NIE dla Strefa Czystego Transportu NIE dla Strefa Czystego Transportu NIE dla Strefa Czystego Transportu NIE dla Strefa Czystego Transportu NIE dla Strefa Czystego Transportu NIE dla Strefa Czystego Transportu



1.7.25 11:31:49 Nie może być rozróżnienia dla mieszkańców i nie mieszkańców krakowa. Infrastruktura taka jak dworce kolejowe, szpitale, przychodnie powstały z podatków wszystkich mieszkańców polski. Być może więcej 
dołożyli się Ci którzy nie mieszkają już w Krakowie lub wcale tam nie mieszkali. Państwo polskie to nie prywatny folwark na którym można sobie decydować kto i gdzie wjedzie - zwłaszcza jak wyłącza się z 
dostępności dla części osób całe miasto.

Co to ma oznaczać że będę mógł dojechać do Prokocimia  Wielicką, czy ktoś ma trochę wyobraźni jak się jeździ z chorym dzieckiem po 
SOR'ach. Od Strzeleckiej, przez Wrocławską do Juty, później Prokocim - gwarantuje że jak ktoś ma dzieciaka z 40 stopniową gorączką, 
albo połkniętą baterią to będzie miał Wasze zakazy w głębokim poważaniu. I wtedy urzędnik krakowski dołoży jeszcze takiemu 
rodzicowi mandatem - brawo jesteście super. Pod tą ustawą powinni się podpisać z imienia i nazwiska wszyscy którzy ją wymyślili  - 
tak żeby w razie jakiegoś nieszczęścia kiedy jakiś niezdecydowany rodzic odpuści sobie jazdę do szpitala krakowskiego  z powodu 
durnowatych przepisów wiadomo było kogo z imienia i nazwiska scigać. Nie ma żadnej zgody na segregacje - to już było (dziadek 
siedział w obozie w Płaszowie)  

O tym czy samochód jest dopuszczony do ruchu po publicznych drogach decyduje diagnosta na podstawie odrębnych przepisów, ewentualnie Policja w czasie kontroli (a i na to muszą 
mieć odpowiedni sprzęt i przeszkolenie). Nie ma zgody na to aby jacyś lokalni urzędnicy odebrali prawo do poruszania się i dostępu do infrastruktury Państwa. To nie jest wasze! Tylko 
nasze. Chcecie zaostrzenia przepisów - zmieniajcie przepis badań technicznych w całej Polsce - powodzenia.

Zero tolerancji na segregację obywateli. Zmieniamy przepisy emisji to w całej polsce, 
jednolicie dla wszystkich.

Ponownie, zero tolerancji dla segregacji mieszkańców - bogaty wjedzie, biednemu przyłożymy. Zresztą nawet nei o to chodzi - Kraków jest infrastrukturą Państwową, nie lokalną mieszkańców, 
samrządu. Kochani urzędnicy Wy tu jesteście od sprzątania i służenia a nie od decydowania co i kto może. Proponuje opaski dla Krakowian - będą mieli pierwszeństwo

Żadnego dzielenia na uprzywilejowanych, specjalnych, nie specjalnych, włączonych, nie wyłącznych - nie ma na to zgody. Dymiące 
samochody - tak to jest problem, poprawmy kontrole diagnostów, pracę policji.

1.7.25 11:33:42 Nie powinni być żadnych stref czystego transportu Tak jak już napisałem nie powinno być tej strefy Wywalić ta strefe Wywalić ta strefę Nie miało by to sensu jest to idiotyzm jakąś strefa czystego transportu 
1.7.25 11:33:47 Brak strefy, ewentualnie ścisłe centrum (okolice Rynku) Emisja euro nie jest miarodajna, nowy duży samochód (np. typu SUV) będzie spełniał wymogi, a starszy mały samochód, z mniejszą emisją już nie. Absurd, ludzie mają starsze samochody, bo nie stać ich na nowsze, a tutaj jeszcze się pieniądze od nich chce wyciągać 
1.7.25 11:34:06 To jest kpina synki Nie jest ☠ Nie Nie wprowadzać tego bo☠ Nie Nie
1.7.25 11:34:48 SCT to Idiotyzm urzędników krótkowzrocznych. Całkowicie sie z tym nie zgadzam w żadnej formie. SCT to terroryzm własnych obywateli. SCT to Idiotyzm urzędników krótkowzrocznych. Całkowicie sie z tym nie zgadzam w żadnej formie. SCT to terroryzm własnych 

obywateli. 
SCT to Idiotyzm urzędników krótkowzrocznych. Całkowicie sie z tym nie zgadzam w żadnej formie. SCT to terroryzm własnych obywateli. SCT to Idiotyzm urzędników krótkowzrocznych. Całkowicie sie z tym nie zgadzam w 

żadnej formie. SCT to terroryzm własnych obywateli. 
SCT to Idiotyzm urzędników krótkowzrocznych. Całkowicie sie z tym nie zgadzam w żadnej formie. SCT to terroryzm własnych obywateli. SCT to Idiotyzm urzędników krótkowzrocznych. Całkowicie sie z tym nie zgadzam w żadnej formie. SCT to terroryzm własnych obywateli. 

1.7.25 11:35:04 Najpierw parkingi i ładowarki EE później ograniczenia w temacie wjazdu do strefy.
Jeżeli szukacie miejsca to w Mydlnikach jest nieużywany boisko które może posłużyć jako parking, nawet wielopoziomowy.
Obok jest stacja SKA1 Kraków Zakliki.

Drugi P+R Balicka Wiadukt- o tym juz piszecie, ze temat wraca do realizacji

Polecam teren przy Kraków Zakliki a Zygmunta Starego. Boisko jest nieuzywane. Ruch w tej okolicy jest duzy. Brakuje miejsc 
parkingowych. Dodatkowo most nad Rudawą do rozbudowy. Zglosilem do Prezydenta petycje w tej sprawie

Minimalny rok produkcji 2004 Zamiast akcji promocyjnej za 800 tys zl mozna bylo juz udostepnic dwa, trzy P+R. 
Najpierw infrastruktura, pozniej ograniczenia. 
Bez tego bedzie chaos

Opłata godzinowa, dzienna, miesieczna- jest ok.
Znizki dla zameldowanych na stale w Krakowie

jest ok

1.7.25 11:35:54 Strefa powinna dotyczyć tylko ulic do drugiej obwodnicy miasta, z włączeniem ruchu na obwodnicy. Spowoduje to zmniejszenie ruchu w centrum miasta, a jednocześnie umożliwi wjazd na peryferia miasta i 
przesiadkę do komunikacji miejskiej osobom korzystającym ze starszych aut. https://pl.wikipedia.org/wiki/Obwodnice_Krakowa#/media/Plik:Obwodnice_2023.png

Powinny być uwzględnione dojazdy na wszystkie parkingi park and ride, sklepy wielkoformatowe, markety budowlane, galerie. Zasady 
powinny dot. tylko centrum miasta w obrębie drugiej obwodnicy. Żadne miasto gdzie strefy czystego transportu zostały 
wprowadzone i nie zostały wycofane, nie wprowadziło stref na całe miasto.

Wyłączenie powinno pozostać na 5 lat, następnie mieszkańcy z Kartą Krakowską (płacący 
podatki w mieście) powinni mieć obniżone opłaty, podobnie jak to jest z abonamentami 
parkingowymi (czyli opłaty stanowiące np. 5% wysokości opłat względem przyjezdnych).

W przypadku strefy do 2 obwodnicy miasta jest to dopuszczalne i zrozumiałe. W przypadku strefy pokrywającej więcej niż 90% ulic w mieście, jest to po prostu ściąganie haraczu od najbiedniejszych 
i jest to niedorzeczne.

Rozumiem że przy obecnej formie SCT, osoby które nie mogą wjechać do SCT ze względu na pojazd nie spełniający wymogów, będą mogły 
zaparkować np. na prawym pasie Zakopianki przed znakiem o SCT, aby dojść na komunikację miejską (pętla Borek Fałęcki)?

1.7.25 11:36:26 jestem przeciw samej idei a proponowany obszar to totalny idiotyzm proponowane normy wykluczają mniej zamożnych kierowców cały projekt do kosza zbójectwo
1.7.25 11:36:39 Obowiązywanie strefy tylko w granicach Rynku Głównego oraz Starego Miasta Dla mieszkańców Krakowa strefa nie powinna obowiązywać oprócz wymienionych powyżej. Normy standardu EURO nie są wyznacznikiem do takich ograniczeń. Powinny być brane pod uwagę tylko wydruki z emisji spalin wykonywane podczas okresowego badania technicznego. 

Ponadto instalacja LPG znacznie obniża emisję szkodliwych substancji nawet w starych autach, które często są ekonomiczniejsze od nowych bardzo drogich pojazdów. NIE dla SCT w 
Krakowie tylko dla bogaczy.   

Dla mieszkańców Krakowa, który płacą tu podatki Strefa Czystego Transportu nie 
powinna obowiązywać na takich wyśrubowanych warunkach. Płacąc podatki w tym 
mieście powinienem być zwolniony z tych ograniczeń. To zamach na moje podstawowe 
prawa wolnościowe. 

Zgadzam się z ta opłatą ale na zasadach klarownych. Często osoby odwiedzające mieszkańców np. rodzice będą płacić za wjazd do miasta aby odwiedzić swoje dzieci, wnuki. Lista powinna być rozszerzona o pojazdy z instalacją LPG, wielokrotnie rządzący oraz włodarze miasta powtarzali że gaz jest ekologiczny. 
Teraz jest beeee ???? nie sądze.  

1.7.25 11:38:39 Strefa od południa powina zaczynać się za centrum zakopianka makro, od zachodu od centrum obejmującym leura merlen od północy z wyłączeniem makro ikea lub jako strefy dojazdowe dodatkowe 
parkowanie I przesiadka na komunikację miejska, korzystanie z usług hlowych dla osób z poza Krakowa 

Szpital im Żeromskiego  centrum  położnicze ujastek i jak w punkcie 1 Ściśle centrum do drugiej obwodnicy tylko elektryki i hybrydy z wyłączeniem parkingów nad dworcem kolejowym i parkin podziemny w okolicy zamku krolewskiego  Bardzo dobre, ważne aby system zakupu oplat był intuicyjny i łatwy do realizacji np zakup bilet na stacja okalających strefę Mogąca przewozić 7 i więcej osób w przewozach prywatnych nie komercyjnych 

1.7.25 11:40:51 Po za rokiem produkcji samochodu powinno też być uwzględniane czy przed wprowadzeniem SCT samochód był w posiadaniu danej osoby. Chodzi o to, że wielu ludzi może nie być stać 
na zakup samochodu spełniającego wymagania SCT i przez wprowadzenie SCT zostanie mu odebrane prawo wjazdu samochodem, którym dotychczas mógł się poruszać po tym obszarze. 
Nie powinno to polegać na odebraniu prawa, ale na tym, że jeżeli po wprowadzeniu SCT kupuję samochód, który nie spełnia wymagań SCT to robię to z pełną świadomością, że nie wjadę 
do SCT. Mieszkańcy i tak co jakiś czas zmieniają samochód na nowszy, a wymiana by się już wiązała z tym, że jeżeli auto nie będzie spełniać wymagań SCT to nie będzie mogło wjechać do 
SCT. Wówczas prawo wjazdu posiadanym samochodem do SCT nie zostanie odebrane, bo to będzie nowy samochód i osoba kupująca powinna być świadoma, że kupuje samochód który 
nie spełnia obowiązujących(!) wymagań SCT.

Dlaczego ma to dotyczyć tylko mieszkańców Krakowa? Czy Kraków jest w stanie 
funkcjonować bez pracowników mieszkających poza Krakowem? Osoby przyjeżdżające 
do pracy do Krakowa nie są konkurencją dla mieszkańców Krakowa i zapełniają różne 
ważne wakaty, w związku z tym powinni być traktowani na tych samych prawach. Jeżeli 
miałoby coś takiego być zrobione, to Kraków powinien zapewnić więcej miejsc typu 
Park&Ride, bo w przeciwnym razie przerzuci problem miejsc parkingowych na 
podkrakowskie miejscowości, gdzie przyjezdni przesiadali by się np. do PKP nie mogąc 
wjechać do centrum.

Takie rozwiązanie znowu uderza w osoby mieszkające poza Krakowem i pracujące w Krakowie. Jeżeli Kraków się chce ich pozbyć to powinien mieć pewność, że nie ucierpią na tym szkoły, szpitale 
oraz pozostałe służby, w których pracują osoby nie mieszkające w Krakowie, bo to rozwiązanie, może spowodować, że te osoby zaczną szukać pracy gdzieś indziej.

Osoby niepełnosprawne również powinny mieć prawo wjazdu do SCT niezależnie od samochodu. Takie osoby, często przyjeżdżają do 
różnych poradni lekarskich w Krakowie i często korzystają z pomocy różnych osób, które je podwożą do lekarza. Jeżeli samochody osób, 
które dotychczas pomagają ludziom niepełnosprawnym nie będą spełniać wymagać SCT, to osoby niepełnosprawne będą miały większy 
problem z dojazdem do lekarza. Karta parkingowa osoby niepełnosprawnej jest wydawana na osobę nie na samochód, w związku z tym 
gdyby taka karta upoważniała do wjazdu do SCT to osoba niepełnosprawna mogłaby korzystać z pomocy/uprzejmości większej liczby osób.

1.7.25 11:43:34 Strefa Czystego Transportu powinna obejmować jedynie Rynek Krakowa ewentualnie Śródmieście. Bezwzględnie powinien być bezpłatny dojazd do wszystkich szpitali na terenie miasta a także do miejsc pracy, nie wykluczając chorych, 
potrzebujących czy pracowników, zwłaszcza jednostek miejskich czy np. służby zdrowia.

wymagania dotyczące silników diesla są stanowczo zawyżone w stosunku do wymagań dot. silników benzynowych, pomimo, że różnica w emisji CO2 nie jest aż tak znaczna. Trudno 
uwierzyć, że np. diesel z roku 2012 lub 2013 emituje go więcej niż samochód benzynowy z 2005 roku.

Nie jest to sprawiedliwe rozwiązanie, ponieważ większość pracowników min. urzędów, 
jednostek, spółek miejskich czy służby zdrowia dojeżdża codziennie do pracy z poza 
granic miasta. Powinny być np. udzielone "wizy pracownicze" 

Niestety jako pracownik miejski będę zmuszony do rezygnacji z pracy, z uwagi na niskie dochody, niepozwalające na poniesienie dodatkowych kosztów z tytułu proponowanej opłaty, jak i również na 
zakup nowego samochodu.

uważam jak powyżej - odp. na pytanie nr 5. 

1.7.25 11:44:14 trefy powinno wogóle nie być. Uważam że powinna byc zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jesli samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie wolno go 
dyskryminować poprzez zabranianie poruszania sie po drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne.

Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrownym samochodem, kóre przeszło coroczne badania 
techniczne.

Sprawny i zarejestrowny samochód powinien móc sie poruszać po wszystkich drogach publicznych. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego, tylko chcecie zarabiać na dyskryminowaniu obywateli Rzeczpospolitej Polskiej.
SCT jest bezprawnym oszustwem.

Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jaka kolwiek inna forma dyskryminacji.

1.7.25 11:45:56 SCT powinna dotyczyc ścisłego centrum wokół Rynku, a nie praktycznie całego miasta. Dosyć utrudniania życia mieszkańcom. Może zamiast kolejnych zakazów ktoś się zastanowi, jak źle wpływa na powietrze 
w mieście zabudowanie korytarzy przewietrzania i kolejne betonozy na każdym wolnym skrawku ziemi.

Dla uczciwie płacących podatki dochodowe w Krakowie - bezterminowe wyłączenie. A jak planowane jest kontrolowanie, czy zapłacili? Na każdym skrzyżowaniu przy wjeździe do miasta bedzie stał patrol Straży Miejskiej lub Policji i przez 24/7 sprawdzał każdy samochód?

1.7.25 11:47:03 Strefę należy zlikwidować, uciążliwość dla mieszkańców i kierowców jest znacznie większa niż zysk ekologiczny. Preferowane są nowe samochody, które niekoniecznie są bardziej ekologiczne od starszych o 
mniejszych silnikach. Jest to więc dyskryminacja osób uboższych. Nie każdego stać na zakup nowego auta. Wykreślenie z użytku starych, sprawnych samochodów jest również nieekologiczne, gdyż produkcja 
też produkuje szkodliwe gazy.

Standardy emisji nie są dobrym wyznacznikiem. Niejednokrotnie auta starsze o niższej normie mają niższą emisję niż te o wyższej normie,  tylko dlatego, że w chwili produkcji norma 
wyższa nie istniała. Słuszniejszym wyborem byłoby sprawdzanie realnej emisji.

Strefa w ogóle nie powinna się pojawiać na zaproponowanych zasadach

1.7.25 11:48:17 Strefa powinna dotyczyć jedynie pojazdów komunikacji miejskiej oraz wszelkich urzędów i urzędników miejskich, utrzymywanych z podatków. Wtedy mogłaby mieć dowolny zasięg terytorialny. Każdy obywatel powinien mieć zagwarantowaną możliwość dojazdu własnym pojazdem do każdego miejsca, w którym nie obowiązuje 
zakaz jazdy wszelkich pojazdów.

Rozwiązania oparte o rok produkcji lub standard emisji to fikcja. Jedynie realne pomiary emisji spalin każdego pojazdu mogą określać autentyczne emisje. Uważam, że okres ten powinien wynosić co najmniej 50 lat (do tego czasu jest szansa na 
powstanie realnie czystych form komunikacji) i dotyczyć wszystkich, którzy 
mają jakiekolwiek życiowe interesy w Krakowie (praca, biznes, edukacja itp.)

W całej tej koncepcji SCT nie chodzi o środowisko lecz spełnienie narzuconych wymagań unijnych i dodatkowe wpływy do budżetu miasta. Proponuję rozszerzyć tę listę o wszystkich, którzy mają jakiekolwiek interesy życiowe w obrębie strefy: pracują w niej, dowożą dzieci do 
szkół, załatwiają sprawy w urzędach, robią zakupy, prowadzą biznes itp.

1.7.25 11:49:16
1.7.25 11:49:19 Strefa wokół urzędu miasta, oraz na ulicy przy której mieszka prezydent Każde miejsce powinno byc dostępne dla każdego. Co to w ogóle za pomysł z segregacją? 20 letnie auto z silnikiem 1,5 emituje mniej szkodliwych substancji niz nowy suv statystycznej radnej miasta Jak ktos pracujący za 4-5 tys zl netto miesiecznie (90% mieszkańców) ma oszczędzić na 

nowe auto w te 5 lat? Brak SCT rozwiązuje ten problem
Rozumiem, ze rada miasta i prezydent też będą taką opłatę uiszczać ze swoich pieniędzy? Każdy powinien móc swobonie poruszać się po mieście bez wykluczeń dla biednych i z ulgami dla uprzywilejowanych. 

1.7.25 11:49:37
1.7.25 11:49:49
1.7.25 11:52:37 Zamiast modyfikować granice Strefy Czystego Transportu, proponuję zrezygnować z tego pomysłu. Lepszym rozwiązaniem będzie rozwój transportu publicznego, infrastruktury dla pojazdów elektrycznych 

oraz programów wsparcia, co będzie bardziej sprawiedliwe i efektywne.
Moim zdaniem do większości miejsc w Krakowie powinno się dojechać każdym samochodem a jedyne gdzie nie powinno się w jeżdżąc 
autami to wokół plantów. Uważam że powinno być jak najwięcej takich miejsc w którym można wjechać każdym autem to może 
bardzo ułatwić życie innym mieszkańcom Krakowa.

Propozycja dotycząca roku produkcji i standardu emisji Euro jest zbyt rygorystyczna i powinna zostać odrzucona. Uderza w osoby o niższych dochodach, niedostosowane do niej są 
infrastruktura transportowa i stacje ładowania, a jej wprowadzenie zwiększy nierówności społeczne. Lepszym rozwiązaniem są inwestycje w transport publiczny i zachęty do korzystania z 
pojazdów niskoemisyjnych.

Okres 5 lat wyłączenia dla mieszkańców Krakowa jest zbyt krótki i powinien zostać 
przedłużony do 8–10 lat. Takie rozwiązanie uwzględni ograniczenia finansowe 
mieszkańców, da więcej czasu na rozwój infrastruktury transportowej i zmniejszy ryzyko 
sprzeciwu społecznego. W przeciwnym razie SCT w obecnej formie powinna zostać 
odrzucona na rzecz bardziej inkluzywnych rozwiązań.

Dopuszczenie wjazdu do SCT za opłatą jest złym pomysłem, bo osłabia cel redukcji emisji, faworyzuje zamożniejsze osoby i nie zachęca do zmiany na ekologiczne środki transportu. Lepiej rozwijać 
transport publiczny i zrezygnować z programu SCT oraz programy wsparcia dla zmieniających pojazdy.

Uważam że najlepszym pomysłem jest pomoc dla wszystkich krakowian tak aby mogli jeździć swoimi autami po Krakowie że bez problemu 
mogli się przemieszczać po całym Krakowie . 

1.7.25 11:52:43 Uważam, że Strefą Czystego Transportu powinno zostać objęte tylko ścisłe centrum miasta.
W obecnej formie jest nie do zaakceptowania. 

Jeśli szpital w prokocimiu to dlaczego dojazd do innych szitali już nie? A co z dojazdem do urzędów? Biura paszportowego? Tak jak 
wyżej, SCT jesli już, to powinna obejmować tylko ścisłe centrum miast.

Uważam, że prawo nie powinno działać wstecz. Każdy ma prawo korzystać ze swojego samochu do końca okresu jego funkcjonowania bez dodatkowych ograniczeń nakładanych w trakcie 
eksploatacji.

Każdy mieszkaniec powinien móc korzystać ze swogeo samochodu, zakupionego przed 
wejściem SCT, do końca okresu jego funkcjonowania bez ograniczeń. Nie może być tak że 
sprawny samochód np z normą Euro 4, nie może wjechać do miasta w 2030 roku na 
skutek uchwały. 

Nie jest dla mnie akceptowalne. Jeśli mam sprawny samochód, który spełnia normę np euro 3 lub 4 to zawsze powinienem móc wjechać nim wszędzie. Samochód ma spełniać normę, która 
obowiązuje go w momencie produkcji. Wszelkie działania ograniczające możliwość korzystania z takiego samochodu są w mojej ocenie łamaniem prawa i działaniami wykluczającymi.

Tak jak wyżej. Nie ma konieczności stosowania żadnyh wyjątków gdyż nie ma prawa do wprowadzenia zakazu wjazdu do miasta dla 
samochodów sprawnych, spełniających obowiązujące je normy emisji spalin.

1.7.25 11:52:59 uwazam ze euro 5 dla silnikow benzynowych (w tym LPG i CNG) jest wystarczajaca docelowa norma emisji , jesli chodzi o pojazdy z sinikiem Diesla euro 6 tez jest wystarczajaca norma 
docelowa. Spaliny z tych generacji silnikow sa naprawde w duzym stopniu oczyszczone i nie ma porownania z poprzednimi normami (jedyne co to trzeba egzekwowac czy samochod 
rzeczywiscie spelnia takie normy-stan techniczny). Jednoczesnie duzo wiecej emisci pochodzi z pieców nie spelniajacych zadnych norm i od mieszkancow obrebu miasta palacych 
"wszystkim".
Jesli chodzi o wylaczenia dotyczace strefy (podobnie jak w Warszawie) brakuje zapisu -dopuszczenia dla aut starszych niz 40 lat ( taki pojazd z ustawy jest zabytkowy ) i nie potrzebuje 
opinii rzeczoznawcy ani rejestracji jako zabytek. 

nie jest to rozwiazanie problemu, trzeba zmodyfikowac  warunki dopuszczenia szczegolnie pod katem docelowych emisji (propozycja dla PB euro 5 dla Diesla euro 6) oraz dopuszczenia pojazdow 
zabytkowych, historycznych , kolekcjonerskich

jak wyzej uwazam ze dopuszczenie do wjazdu pojazdow zabytkowych i historycznych jest zle sformulowane, pojazdy starsze niz 40 lat sa 
pojazdami historycznymi z ustawy i nie potrzebuja dodatkowej opinii rzeczoznawcy czy rejestracji jako zabytek i takie pojazdy powinny byc 
dopuszczone na podstawie daty produkcji 40 lat+ w CEPIK (tego zapisu zabraklo w warszawskiej SCT) dodatkow nalezalo by uwzglenic 
rozwiazanie dla pojazdow kolekcjonerskich, ktore nie sa ani zabytkowe ani historyczne ale ze wzgledu na unikatowosc modelu czy wersji sa 
kolekcjonerskie. 

1.7.25 11:55:08 SCT to wykluczenie społeczne! Skoro w politykach horyzontalnych UE walczymy równy dostęp i traktowanie wszystkich, bez względu na płeć, wiek, niepełnosprawność etc. to jak uzasadnić wprowadzanie tak 
poważnego ograniczenia w dostępie do miasta dla osób mniej zamożnych? Przecież logicznym jest, że ludzie jeżdżą starszymi autami, bo ich nie stać na nowe. Czy przeprowadzono analizę i modelowanie 
poprawy składu powietrza po wprowadzeniu SCT? Jeśli tak, proszę ją upublicznić w całości, jeśli nie to SCT jest po prostu działaniem opresyjnym wobec społeczeństwa.  

Całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich! Ograniczenie ruchu może dotyczyć, jak to jest teraz ścisłego centrum miasta. Jak w pkt. 1 Proszę o wyjaśnienie dlaczego mieszkańcy miasta mają być faworyzowani? Odbywa się 
to kosztem innych interesariuszy. Równość traktowania mamy zagwarantowaną 
konstytucyjnie! Jak zatem nierówność proponowaną Państwo usankcjonujecie? 
Pozostałe argumenty jak w pkt. 1. 

To zaprzecza idei SCT i rzekomej walki o lepszą jakość powietrza! Jak wniesione opłaty będą wykorzystywane i przez kogo?! Co z równym traktowaniem obywateli!? SCT to wykluczenie społeczne, naruszenie elementarnych praw nadanych przez konstytucję obywatelom, gwarantując im równe 
traktowanie. W całości zasady SCT nie są zgodne z politykami horyzontalnymi UE, konstytucją RP. 

1.7.25 11:55:55 Co z ludźmi pracującymi na obrzeżach Krakowa i dojeżdżających do pracy ? Główne alterie powinny być dostępne dla starszych samochodów Euro 4 dla benzyny i euro 5 dla diesla W takim razie wszyscy mieszkańcy Krakowa którzy wyjeżdżają poza teren sct powinni płacić innym gminom za zanieczyszczenia niech to 
działa w obie strony 

1.7.25 11:59:21 Nie można planować strefy nie dając możliwości przejazdu przez miasto w ruchu tranzytowym ( niekoniecznie  ten ruch musi być przez centrum miasta oczywiście). W zasadzie to jak wyżej Standard emisji EURO 4 i dla diesli i benzyny jest wystarczający. Podwyższanie norm to tylko tworzenie ograniczeń dla mniej zamożnych osób, których nie stać będzie na zakup nowszego 
pojazdu.

Generalnie pojazd zarejestrowany w Krakowie na mieszkańca Krakowa powinien mieć 
możliwość wjazdu do strefy do czasu jego zezłomowania albo wyrejestrowania do innej 
gminy niezależnie od normy spalania.

Strefa powinna być aktywna tylko wtedy, gdy jest potrzebna bo powietrze jest zanieczyszczone powyżej normy. W innym przypadku to tylko maszynka do robienia dodatkowych pieniędzy - płacenie 
za wjazd !!! Czyli ten co zapłaci, to truć nie będzie?

Nie bardzo rozumiem dlaczego pojazdy należące do parafii albo kurii mają mieć uprzywilejowane traktowanie? Organizacje non-profit 
powinny mieć takie same zasady jak dla mieszkańców miasta 

1.7.25 12:00:04 Nie zgadzam się z rządną z propozycji. To dyskryminacja Nie zgadzam się z rządną z propozycji. To dyskryminacja Nie zgadzam się z rządną z propozycji. To dyskryminacja Nie zgadzam się z rządną z propozycji. To dyskryminacja Nie zgadzam się z rządną z propozycji. To dyskryminacja Nie zgadzam się z rządną z propozycji. To dyskryminacja
1.7.25 12:00:35 Proponuje całkowity brak strefy. Strefa Czystego Transportu to STREFA NIE DLA BIEDAKÓW. Sortujecie społeczeństwo. Uważam że nie powinno się ograniczać wjazdu do miasta dla osób biedniejszych. NIE dla SCT. Proponuje przestać rozmawiać o Strefie Czystego Transportu i zapomnieć o niej na zawsze. Sortujecie społeczeństwo na tych co mają nowsze samochody i tych którzy ledwo wiążą koniec 

z końcem. 
Proponuje przestać rozmawiać o Strefie Czystego Transportu i zapomnieć o niej na 
zawsze. Sortujecie społeczeństwo na tych co mają nowsze samochody i tych którzy 
ledwo wiążą koniec z końcem. 

No pewnie, bo przecież opłata odrazu niweluje wasze ukochane CO2 :) Gdyby jeszcze samochody były głównym problemem CO2 na świecie... Zasmrodzony i pełen smogu kraków, bedzie walczył z 
podstawową potrzebą ludzką jaką stał się już samochód, a nie potrafi rozwiązać prawdziwych problemów. 

Proponuje przestać rozmawiać o Strefie Czystego Transportu i zapomnieć o niej na zawsze. Sortujecie społeczeństwo na tych co mają 
nowsze samochody i tych którzy ledwo wiążą koniec z końcem. 

1.7.25 12:00:59 Nie należy wprowadzać Strefy Czystego Transportu. To rozwiązanie jest jawnie dyskryminujące obywateli ze względu na status finansowy i w swoich założeniach w sposób cyniczny służy wprowadzeniu 
dodatkowej opłaty nie mającej nic wspólnego z celami klimatycznymi.

Rozwiązanie jest bzdurne i podkreśla jedynie hipokryzję wprowadzających tę regulację. Każdy ma prawo poruszać się po drogach PUBLICZNYCH każdym dopuszczonym do ruchu pojazdem. Równie dobrze można wprowadzić nakaz eksmisji z Krakowa mieszkańców, którzy 
ukończyli 70 rok życia. Nie spełniają wymagań wydolnościowych, norm produktywności i 
zrozumienia dla lewackiego szaleństwa.

I to ta opłata właśnie OCALI planetę. Jesteście hipokrytami. Głupota galopująca niezasługująca na komentarz.

1.7.25 12:01:54 Precz ze strefą precz ze zmianami. Tak jak do tej pory jest ok. super. Takie rozwiązanie odstraszy również dużą rzeszę turystów która przyjeżdża do naszego miasta pięknego aby podziwiać jego zabytki. 
Znów oberwą po kieszeni restauratorzy. Zdecydowanie wjazd jak do tej pory bez ograniczeń.

Bez ograniczeń. Tak bezterminowo. To nasze miasto
Tu płacimy podatki.

Bzdura
 Kolejny podatek po opłatach postojowych w strefach.

Kolejna Bzdura wymyślona przez naszych kochanych urzędników. Ile tych zabytków porusza się po naszych drogach i jaki to znikomy 
odsetek.

1.7.25 12:03:21 co najwyżej ścisłe centrum (Rynek). Nie dla objęcia strefą całego Krakowa. Każda okolica pętli MPK. Idiotyczne. Moje auto (Astra K 2017r) w 2030 r nie bedzie dopuszczone do ruchu w Krakowie, ale to samo auto z 2018 już tak - mimo że konstrukcja jest dokładnie taka sama. Całe życie 
w Krakowie płace podatki i nagle pozbawiają mnie możliwości poruszania się po nim!

Dla Krakowian powinno być całkowite wyłączenie ! SCT tylko dla przyjezdnych! Skok na kasę. Albo dbamy o środowisko, albo o budżet miasta. Zwolnione powinny być auta krakowian, którzy płacą podatki w Krakowie. 
Również auta z danej serii powinny być dopuszczone, tj. jeśli ustalony jest graniczny rocznik 2018, to auta których produkcja była np 2015-
2020 bez zmian w konstrukcji silnika (seryjnie bez zmian, a lifting to nie zmiana), również powinny być dopuszczone bo fizycznie to jest TO 
SAMO auto.

1.7.25 12:04:07 Strefa powinna obejmować wyłącznie obszar wewnątrz II obwodnicy. Aktualny obszar, czyli objęcie praktycznie całego miasta to absurd. Strefa obejmuje zbyt duży obszar - tego typu wyłączenia są leczeniem objawów, a nie przyczyn. W Niemczech, które w wielu wypowiedziach stawiane są za wzór, wymagane jest Euro 1 dla silników benzynowych. Euro 4 jest nieuzasadnienie wygórowaną normą. Również wymagań w 
stosunku do pojazdów z silnikami o zapłonie samoczynnym są zbyt wysokie. Dodatkowo nie uwzględnione jest zastosowanie np. LPG jako paliwa.

Założenia strefy są złe, więc czasowe wyłączenie jest jedynie odsunięciem w czasie tej 
patologii

Może to mieć sens przy spełnieniu następujących warunków: mniejszy obszar, niższe wymagania oraz uwzględnienie paliw alternatywnych, przeznaczenie tych środków na budowę systemu P+R Projekt strefy jest absurdalny. Tworzenie rozbudowanego systemu wyjątków ma sens dla rozsądnego projektu. W obecnej sytuacji, to tylko 
"pudrowanie syfa"

1.7.25 12:05:10 Moja propozycja to rezygnacja z wprowadzenia tej strefy. Cała strefa to zły pomysł. Należy od niego odstąpić. Nie należy wprowadzać takiej strefy. Inne podejście to brak SCT. Złe - należy w ogóle się wycofać z wprowadzania SCT. Należy  wycofać się z wprowadzania SCT.
1.7.25 12:06:01 Tak, najlepiej niewprowadzać. Jeśli już to tylko ściśle centrum Krakowa, np. Strefa C płatnego parkowania oraz dla diesla norma min. Euro5 jest wystarczająca, dla benzyny euro 3. Mieszkańcy bez względu na 

normy euro bezterminowy wjazd.
Euro3 dla silnikow benzynowych, euro 5 dla diesla. Auta w dobrym stanie technicznym posiadające odpowiednie fltry/katalizatory (nie wycięte) Zmienić, mieszkańcy bezterminowo bez względu na normy. Głupota, pojazd który płaci może smrodzić. Mieszkańcy zameldowani w Krakowie bez ograniczeń, bez względu na klasy euro pojazdów.

1.7.25 12:08:08 Granice nie Powinien być możliwy wjazd dla samochodów z Euro 4 
Poza tym ta cała wasza strefa jest głupia z uwagi na fakt iż to nie poprawi za dużo dopóki obwarzanek się nie ogarnie. 
Więc smog będzie 

1.7.25 12:09:41 SCT powinno obejmować teren Starego Miasta, maksymalnie tereny wewnątrz "Alei" oczywiście z możliwością jazdy przez same Aleje, trzeba mieć świadomość że strefa na całym mieście i związane 
zamieszanie z tym kto może wjechać kto nie odstraszy dużą ilość turystów którym nie będzie się chciało doktoryzować  czy mogą wjechać czy nie i będą odwiedzać inne miasta a nie nasze

zbyt duże zamieszanie gdzie można gdzie nie - strefa powinna obejmować mniejszy obszar miasta do strefy powinny mieć możliwość wjazdu wszystkie pojazdy spełniające normę co najmniej EURO 4 niezależnie czy to diesel czy benzyna, oraz wszystkie auta niezależnie od normy EURO 
zasilane LPG ponieważ LPG jest jednym z najbardziej ekologicznych paliw !
Nadmienię żę tak na dobą sprawę norma euro nie powinna być wyznacznikiem ponieważ stare seicento nie spełniające wymaganej normy z 99r wydzieli mniej szkodliwych substancji niż 
najnowsza G klasa z wielkim silnikiem spełniająca najnowsze normy euro co jest ewidentnie dyskryminacją wobec uboższej części społeczeństwa.

jestem mieszkańcem Krakowa od zawsze te 5 lat jest dla nas dobre ale jest to też 
niesprawiedliwe w stosunku do mieszkańców okolicznych wiosek którzy muszą do 
Krakowa dojechać do pracy, a Kraków potrzebuje tych ludzi a nie każdego stać na 
wymianę auta, bo przecież jakby kogoś było na to stać już dawno by to stare auto 
wymienił. 

W projekcie była ta opłata tylko do 2030r, czemu nie zostawić to na zawsze ? Ważne aby to była symboliczna opłata a nie tak wysoka jak była zaproponowana bo czemu jeszcze dobijać najuboższych 
których nie stać na zmianę auta kolejnym wydatkiem? Opłata niech będzie tylko na dni w które rzeczywiście auto porusza się po strefie a nie za to że np stoi tam zaparkowane.

wyłączone powinny zostać pojazdy zasilane LPG ! 

1.7.25 12:09:44 SCT to podatek od biednych bo bogole nie chcą stać SUVami w korkach. Zabierać graty z dróg, promować trolejbuy i tworzyc strefy bez samochodów ale nie na siłe. to jest kpina. Ilość zanieczyszczeń na km powinien być podstawa dopuszczen do ruchu w ogole, bo wielkie suvy zatruwaja tak samo jak stary kaszlak. Zrodlo zanieczyszczen to przede 
wszystkim bezklasowe pieve i BIEDA.

tak, powinno byc 1000lat i dla mieszkańców PL, a SCT nie powinna powstac to jest kpina i rozbój. 

1.7.25 12:09:55 Ile będzie kosztować oznakowanie SCT, biorąc pod uwagę wspomniane wyjątki? Ewentualnie, jak zostanie rozwiązana sprawa oznakowania SCT, aby kierowcy się nie pogubili? Po drodze od węzła A4 Kraków 
Skawina do najbliższego P&R (Czerwone Maki) znajduje się sporo bocznych ulic, a to tylko jeden z przykładów.

Szpital im. Jana Pawła II, Szpital Babińskiego również powinny zostać uwzględnione w takim razie. Proponuję porozumienie się z innymi miastami odnośnie jednolitej nalepki standardu emisji Euro na obszar całego kraju. Takie rozwiązanie funkcjonuje w Niemczech. Mieszkaniec Krakowa rozumiany na podstawie meldunku / rozliczania PIT w Krakowie, 
jak w przypadku np. Karty Krakowskiej? Ile samochodów na mieszkańca? Jak będzie to 
działać, gdy pożyczę auto od kogoś spoza Krakowa?

Dobry pomysł, najlepiej wraz z brakiem podwyżek / delikatną obniżką cen biletów okresowych MPK i zintegrowanych w ramach reklamy / zachęty do przesiadki na MPK dla przyjezdnych spoza 
Krakowa. Sporo samochodów codziennie dojeżdża do pracy w Krakowie, zatem lepiej nie zniechęcić ludzi do pracy w Krakowie na rzecz innych miast.

1.7.25 12:10:52 Ścisłe centrum, czyli okolice Plant. Wszystkie samochody wyprodukowane po 2000 roku. Dlaczego tylko Krakowa, a co z gminami ościennymi? No to po co ta strefa? Kolejna maszynka do zarabiania pieniędzy? Samochody spełniające normy emisji spalin mimo wieku. 
1.7.25 12:11:51 Stc może być objęty i cały krakow, ale nie dla płacących tutaj podatki. Już teraz turyści mają więcej przywilejów i należy to zmienić. Za granicą, np Madryt, nie ma przywilejów dla turystów jak w Krakowie, a 

mimo to turystyka działa prężnie.
Urząd miasta, urząd skarbowy Grodzką, ZUS Pędzichów - skandal żeby nie można było załatwiać spraw urzędowych z powodu 
odgórnych ograniczeń a byle turysta może wjechać w obecną strefę ograniczonego ruchu 

Mieszkańców zameldowanych, którzy płacą tutaj podatki oraz biznesu KRAKOWSKIEGO płacącego podatki w Krakowie strefa nie powinna obowiązywać. Strefa nie powinna obowiązywać dla mieszkańców ani krakowskiego biznesu. Przyjezdni powinni zostawiać samochody na P&R, taka była idea tych parkingów oraz wydaliśmy niemałe srodki na ich budowę.

1.7.25 12:12:09 Tak, strefa powinna zostać ograniczona do zabytkowego centrum miasta z dzielnica kazimierz. Parkingi park ride są za małe i nie gotowe na przyjęcie tak wielu samochodów. Krakow nie posiada na tyle miejsc parkingowych przy 
linii tramwajowej, wiec takie rozwiązanie jest bez sensu. To samo że szpitalami. Brakuje na nich miejsc o każdej godzinie. Strefa 
czystego transportu jest za duża. Powinna obejmować tylko historyczne centrum miasta.

Nie tylko mieszkańcy krakowa muszą dojeżdżać do miasta. Wiele osób spoza krakowa 
codziennie dojezdza, zostawia pieniądze w mieście, dlaczego maja dodatkowo płacić za 
samą możliwość wjazdu? Osoby pracujące w mieście również powinny zostać zwolnione 
spod wymogów sct. Czy starsze samochody mieszkańców miasta trują mniej niż 
samochody ludzi pracujących w mieście? 

Opłata może być, ale jej kwota jest absurdalnie wysoka. Jedyna akceptowalna kwota to 100zl/rok. W przeciwnym wypadku biedniejsi mieszkańcy zostają wykluczeni z mozliwosci podjęcia pracy w 
mieście. 

Ludzie pracujacy w Krakowie, a mieszkający poza nim również powinni zostać wpisani do listy wyjatkow. Co mają zrobić jeśli nie stać ich na 
opłacanie 500zl/miesięcznie za możliwość dojazdu do swojej pracy? Przejazd autobusami nie wchodzi często w grę, bo podróż trwa zbyt 
długo (do 2h) że względu na słabe połączenia autobusowe i duza odległość miejsca zamieszkania od przystanku.

1.7.25 12:12:48 Tak, zmodyfikować. Należy w ogóle zrezygnować z tego pomysłu. Nie powinno się ograniczać dostępu przez strefy. To ograniczanie wolności ludzi biednieszych! Nie powinno się ograniczać biedniejszym obywatelom komunikacji samochodowej. Nie powinno się ograniczać biedniejszym obywatelom komunikacji samochodowej. Nie powinno się ograniczać biedniejszym obywatelom komunikacji samochodowej. Nie powinno się ograniczać biedniejszym obywatelom komunikacji samochodowej.
1.7.25 12:16:45 Tylko i wyłącznie w tych miejscach gdzie jest wprowadzona strefa płatnego parkowania typu A. Okolica Ronda Mogilskiego.

Galerii Krakowskiej
Krakowskie Błonia.

Euro 4 jest wystarczającym wymogiem bez względu na rok produkcji samochodu. Dla mieszkańców oraz osób pracujących w Krakowie taka możliwość powinna być. 
Ewentualnie osób płacących podatki w Krakowie. 

Rozwiązanie dla bogatych osób, dyskryminujące biednych. Osób zatrudnionych w Urzędzie Miasta Krakowa (również mieszkających poza Krakowem). To nie wina tych osób, że mieszkają poza 
Krakowem, tylko pracodawcy, że ich nie stać kupić mieszkanie w Krakowie.

1.7.25 12:18:26 Strefa tylko w obrębie plant Należy dodać sanktuaria w Łagiewnikach i na Białych Morzach. Pozytywne badanie emisyjności przy przeglądzie rejestracyjnym winno wystarczyć do dopuszczenia samochodu. proponuję 10 lat Istnieje już opłata za parkowanie. Drugiej opłaty nie powinno być Pod warunkiem dopuszczalnej emisyjności ustalonej na badaniu technicznym co roku.
1.7.25 12:19:57 Uważam nie nie tylko osoby spoza krakowa mają mieć taką strefę. Do każdego szpitala powinien być dojazd Proponuję żeby unia dała pieniądze każdemu na zakup nowego samochodu. Sądzę że jakby ludzie mieli pieniądze to by samody zmieniali. I te stre czasem są lepsze niż te nowe która aż 

kopca na czarno...
Jak zamierzają wprowadzić to dla wszystkich jednakowo. Wszędzie tylko pieniądze. Jak chcesz wjechać to wystarczy Zapłacić i wjedziesz. Wielka mi ekologia.

1.7.25 12:22:56 Strefa Czystego Transportu nie powinna obejmować granic administracyjnych całego miasta Krakowa. Strefa Czystego Transportu nie powinna obejmować granic administracyjnych całego miasta Krakowa. Strefa powinna ograniczać się 
do kilku dzielnic z ścisłego centrum miasta, np. Stare Miasto, Piasek Południe, Piasek Północ, Wesoła, Wesoła Zachód.

1.7.25 12:23:04 Granice strefy powinna wyznaczac II obwodnica krakowa dla Diesel: Euro 4 - emisja tlenku wegla ograniczona do 1.0, PM ograniczona do 0.025
dla Benzyna/LPG: Euro 2 - emisja tlenku wegla ograniczona do 1.0, 

powinno dotyczyc jedynie nowo rejestrowanych pojazdow ok

1.7.25 12:24:04 rozumiem, że strefa czystego transportu ma być strefą dla bogatych? zwykły człowiek zarabiający najniższa krajową i potrzebujący auta , żeby wgl móc dojechać do pracy i stać go tylko na auto niespełniające 
waszych wymyślnych norm a nie na nowe audi za 100 k ma dymać 10 km z domu do przystanku na nogach żeby dojechać do pracy w Krakowie. TAK! są ulice w Krakowie, do których nie ma połączeń ani 
autobusowych ani tramwajowych!!

czemu Prokocim jest szczególnie traktowany? a inne szpitale? najlepiej nie wprowadzać SCT w całym Krakowie, skupcie się tylko na centrum (rynek). Ale rozumiem że hajs się musi w waszych kieszeniach zgadzać?? opłata ma być na jakiej podstawie? w dalszym ciągu ma być to strefa dla bogatych i żebyście sobie wypchali kieszenie kasą, którą ludzie i tak mają w deficycie i żyją od 1 do 1 bo koszty życia wzrosły. 

1.7.25 12:25:26 Nie powinna obejmować całego obszaru Krakowa tylko wyznaczone strefy. Nie ma żadnego powodu żeby biedniejsi ludzie, którzy posiadają te same auta bez ich zmiany od wielu lat musieli rezygnować z 
normalnego funkcjonowania w swoim miejscu zamieszkania.

Dojazd do wszystkich szpitali. Euro 3 dla benzyny lub rok produkcji 2004. Wiele aut benzynowyvh ma w CEPIK wpisane przez urząd normę Euro 3, a spełnia normę euro 4. Np. ford focus MK1 z benzynowym silnikiem 
1,6 100km 

W tej propozycji nie wiadomo czy chodzi o czyste powietrze czy o zarabianie pieniędzy przez urzędy miast

1.7.25 12:26:37 SCT NIE POWINNY BYĆ WPROWADZANE NIE POWINNO SIĘ WYŁĄCZAĆ MOŻLIWOŚCI DOJECHANIA POSIADANYM POJAZDEM DZIAŁANIA ZWIĄZANE Z OGRANICZENIEM DOSTĘPU KOMUNIKACYJNEGO SĄ SKANDALICZNE. DLACZEGO  MIESZKAŃCY KRAKOWA MAJĄ BYĆ TRAKTOWANIE W INNY SPOSÓB NIŻ 
MIESZKAŃCY INNYCH MIAST?

JEŻELI KOGOŚ NIE STAĆ NA ZAKUP NOWSZEGO POJAZDU, DLACZEGO MA PONOSIĆ DODATKOWE OPŁATY? POSZUKIWANIE KAST, KTÓRE MIAŁYBY BYĆ WYŁĄCZONE LUB GRUP POJAZDÓW JEST KURIOZALNE.

1.7.25 12:29:16 1.Strefa Czystego Transportu jest czystą HIPOKRYZJĄ która niewiele zmieni jeżeli chodzi o stan powietrza w Krakowie.Przykładowo w okresie świąteczno-noworocznym 2024/2025 ruch był znikomy a normy 
czystości powietrza wielokrotnie przekroczone-należy szukać rzeczywistych trucicieli.Jeżeli SCT już ma istnieć to w ścisłym centrum(granice II obwodnicy).

Dojazd powinien być zagwarantowany do każdego szpitala,ośrodka zdrowia lub rehabilitacyjnego oraz aptek.Dotyczy to też wszyskich 
parkingów P+R.

Z badań wynika że sprawny diesel nawet z roku 2010 bez problemu spełnia normy EURO 6.Diesel z 2018 z wyciętym filtrem DPF i KATALIZATOREM nie będzie spęłniał żadnych norm a 
takich przypadków jest bardzo wiele.Należy dać narzędzia stacjom diagnostycznym i organom kontroli w celu wyłapania rzeczywistych trucicieli a nie sztucznie papierowo te normy 
zawyżać.Dla DIESLA  wystarczy norma EURO5 bez dalszego zaostrzania dla BENZYNY i GAZU -EURO3.

Mieszkańcy Krakowa powinni być całkowicie wyłączeni spod wymogów SCT. Rozwiązanie jest do przyjęcia natomiast opłata dzienna a zwłaszcza miesięczna są skandalicznie wysokie i kompletnie nieadekwatne do rzeczywistego czasu przebywania w strefie.Jest to nic innego 
jak bezczelne drenowanie portfela obywatela przez miasto.

1.7.25 12:29:19 Auta benzynowe powinny być wpuszczone bez limitu. jedynym warunkiem powinien być ważny przegląd techniczny. W przypadku silnika diesla powinna być kontrolowana wyrywkowo 
jakość spalin. 

Emeryci nie powinni podlegać pod SCT (dyskryminacja materialna) Parafrazując: dajmy się truć ale weźmy za to pieniądze? Absurd. Ukryty podatek. Emerycie, wszystkie grupy inwalidzkie, rodziny z dziećmi, osoby o słabej sytuacji materialnej.

1.7.25 12:29:40 SCT powinno obejmować rejon Starego Miasta. Norma Euro nie powinna być wyznacznikiem, ponieważ stary Fiat Seicento z 2000r wydzieli mniej szkodliwych substancji niż najnowsza Mercedes G klasy spełniająca najwyższą normę. jestem mieszkańcem Węgrzc koło Krakowa i uważam, żę jest to niesprawiedliwe w 
stosunku do mieszkańców podkrakowskich wiosek, którzy pracują w Krakowie i muszą 
jakoś dojechać do pracy. Niestety nie każdego stać na wymianę auta na nowe lub 
spełniające wymogi SCT. Logiczne jest to że jakby kogoś było na to stać to już dawno by 
stare auto wymienili na nowe.

W projekcie była ta opłata tylko do 2030r, czemu nie zostawić to na zawsze ? Ważne aby była to opłata symboliczna a nie tak wysoka jak była zaproponowana. Dodatkowa opłata uderzy w ludzi 
mniej zarabiających którym auto jest potrzebne do codziennego życia bo przecież nie wszędzie można dojechać komunikacją miejską. Trzeba pamiętać że chodzi o ekologię a nie o zarobek na 
ludziach których nie stać na wymianę auta na nowsze. Opłata niech będzie tylko na dni w które rzeczywiście auto porusza się po strefie a nie za to że np. stoi na parkingu za znakiem Kraków.

Wyłączone powinny zostać pojazdy zasilane LPG !

1.7.25 12:31:03 SCT w ogóle nie powinna zostać wprowadzana w żadnych granicach SCT w ogóle nie powinna zostać wprowadzana w żadnych granicach SCT w ogóle nie powinna zostać wprowadzana w żadnych granicach. Prowadzi to również do wykluczenia komunikacyjnego osób, których po prostu nie stać na nowe samochody. SCT w ogóle nie powinna zostać wprowadzana w żadnych granicach. Prowadzi to również 
do wykluczenia komunikacyjnego osób, których po prostu nie stać na nowe samochody.

SCT w ogóle nie powinna zostać wprowadzana w żadnych granicach. Prowadzi to również do wykluczenia komunikacyjnego osób, których po prostu nie stać na nowe samochody. SCT w ogóle nie powinna zostać wprowadzana w żadnych granicach. Prowadzi to również do wykluczenia komunikacyjnego osób, których 
po prostu nie stać na nowe samochody.

1.7.25 12:32:59 Strefa jest świetnym rozwiązaniem. W końcu pozbywamy się ludzi którzy nie powinni mieć prawa do poruszania się po mieście. 
Każdy kogo nie stać na nowy samochód może przecież poruszać się pieszo.
Brawo! W końcu biedacy zobaczą gdzie jest ich miejsce. Mam nadzieje, że wszystkie pojazdy urzędników zostaną wyłączone z SCT aby nie utrudniać ważnej i ciężkiej pracy klasy rządzącej.

Najważniejsze żeby 4 litrowe SUVy mogły nadal bez problemu poruszać się po mieście. Więc wszystko jest OK.

1.7.25 12:35:59 Strefy Czystego Transportu nie należy wogóle tworzyć. Dostęp dla każdego pojazdu powninien być w całym Krakowie Nie nażucać ograniczeń. Zakazać wjazdu samochodów elektrycznych. Jak się zapłaci to już jest EKO? Debilizm. SCT to kretynizm w najczystrze postaci.
1.7.25 12:40:06 Strefę należy zmniejszyć do 3 a nawet 2 obwodnicy Krakowa. Zaproponowane miejsca Park and Ride nie pomieszczą całego ruchu. Dodatkowo w razie awarii powodującej wstrzymanie kursowania tramwajów z 

danych miejsca Park and Ride (co zdarza się stosunkowo często) nie umożliwią dotarcia wgłąb Krakowa w akceptowalnym czasie.
Starsze zadbane samochody mogą mieć mniejszą emisję szkodliwych substancji niż nowe nie zadbane. Z uwagi na konieczność zakupu samochodu który spełnia wymogi przy rosnących 
cenach, ludzie mogą kupować samochody które bardziej zanieczyszczają powietrze aniżeli ich poprzednie ponieważ są w gorszym stanie.

1.7.25 12:41:18 Za duża strefa obszarowo Za mało miejsc Jeżeli jestem mieszkańcem a samochód jest zarejestrowany w innym mieście co wtedy ?
1.7.25 12:42:40 Nie !!!! dla tzw. Strefy Czystego Transportu.
1.7.25 12:44:16 Uważam, że powinno się zlikwidować tą strefę. Nie powinno być tej strefy wcale! Strefa wykluczą gros aut osób mniej zamożnych. To jest chore co robicie. Proponuję okres 20 lat. Wtedy mam nadzieję zmienia się rządy na mądrzejsze i usuną to. To świetny pomysł! Chronimy powietrze, no chyba że nam zapłacisz to wtedy nie. Wszyscy powinni zostać zwolnieni z tej strefy. To jest bardzo zły pomysł. Nie popieram!
1.7.25 12:44:31
1.7.25 12:44:37 Strefa tylko w obrębie plant, zamontować kamery i służby powinny od razu karat nieuprawnione samochody które wjeżdżają. Najlepiej to zobaczyć wieczorami i w weekendy. Za rok lub dwa Kraków będzie 

miał takie powietrze, że spełnimy normy i nie trzeba będzie rozszerzać dalej strefy.
tak sa inne miejsca, jak będzie to kontrolowane? Ile PIENIĘDZY będzie to kosztowało ??? Pojazdy mieszkańców nie powinny być objęte żadnymi standardami i jeździć do śmierci technicznej. Większość starszych samochodów posiadają mniej zamożni oraz starsi mieszkańcy 

których nie stać na wymianę auta. Te samochody służą im do podjechania do lekarza, zrobieniu zakupów lub czasami wyjazd na działkę lub na wycieczkę.  
Tak mieszkańców nie może to obowiązywać !!! Kpina np. Człowiek zamożny mieszkający poza Krakowem, a pracujący lub przyjeżdzający np na dyskoteki  kupi za 500 zł abonament i będzie mógł wjechać do każdego rejonu Krakowa. Osoba jadąca 

do szpitala będzie musiała zwracać jakimi ulicami jedzie, aby nie zapłacić mandatu!
Wjazd aut zabytkowych kto będzie liczył ile razy wjechały do miasta ?
można tworzyć systemy ale jakie to będą koszty. Proszę wyliczyć i podać mieszkańcom ile to będzie kosztowało !!!
Proszę słuchać mieszkańców. 

1.7.25 12:45:50 NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT NIE DLA SCT
1.7.25 12:49:10 Strefa powinna obowiązywać na terenie całego kraju ale na innych zasadach bardziej realnych dla nas Polaków .

Wjazd do miast ( duże skupiska ludzkie na małej powierzchni ) powinien być dla pojazdów do 20 lat od daty 1 rejestracji bez względu na normy EURO. Poza granicami miast powinny być dopuszczone pojazdy 
do 30 lat a powyżej 30 powinny być traktowane jako pojazdy zabytkowe i kolekcjonerskie mogące poruszać się tylko na wystawy i zloty z wykluczeniem pojazdów specjalnych.

To jest ok. Biorąc pod uwagę że jesteśmy krajem niezbyt zamożnym strefa powinna być dla pojazdów powyżej 20 lat bez względu na standard EURO . Diesel od 2014 r to przesada, dla mieszkańca 
mniejszej miejscowości to szczyt marzeń i również możliwości żeby mieć pojazd z takiego rocznika ( 11 lat ), dla wielu jest to nie osiągalne.

Uważam że jest to ok. To jest bardzo złe rozwiązanie które skazuje mieszkańców okolicznych miejscowości na dojazd do pracy busami które z racji wprowadzenia tej strefy będą przepełnione do granic możliwości. Jak 
zawsze odbije się to na ludziach mniej zarabiających których nie stać na zakup nowszego pojazdu i nabije kieszenie bogatszym. A opłata 18 tysięcy za 3 lata to nie pomoc w zmianie pojazdu a 
dodatkowy podatek dla firm i ludzi pracujących w Krakowie .

Jest ok.

1.7.25 12:49:10 SCT dla mieszkańców Krakowa powinna wejść w życie od 01.01 2026 roku. Będą bardzo duże problemy ze zgłoszeniem swojego pojazdu do ewidencji - mało czasu. Jak najwięcej takich miejsc. OK. OK. OK. OK.
1.7.25 12:50:18 Strefa czystego powietrza ma nie obejmować komunikacji miejskiej a niejednokrotnie jechałem za autobusem który kopcił jak stary parowóz skórę niesamowity Jak te pojazdy są badane i 

dopuszczane do ruchu? MPK posiada swoje stacje diagnostyczne ?
Proponuję 8lat Wydaje mi się że jeżeli kogoś nie stać na nowy samochód to 500zl opłaty to bardzo dużo. Z opłat powinny być zwolnione z niskimi dochodami

1.7.25 12:53:00 "Wewnątrz" Plant czyli granicą były by dawne mury miejskie, od Barbakanu po Wawel z Rynkiem Głównym łącznie, ponieważ jest to strefa czysto turystyczna i rekreacyjna. Zdecydowana większość 
mieszkańców i osób z poza miasta poparła by taką strefę lub była by ona neutralna. 
Była by to także idealna strefa jako test całego projektu. Jako że drogi wokół były by dostępne, a strefa tylko ułamkiem całego miasta to było by to w zgodzie z Konstytucja RP.

Wg Konstytucji nie można ograniczać mobilności i możliwości przemieszczania się. Kilka 'stref' na obrzeżach miasta nie jest wymówką 
do łamania podstawowych praw obywateli RP. 
1. Za naruszenie Konstytucji lub ustawy, w związku z zajmowanym stanowiskiem lub w zakresie swojego urzędowania, 
odpowiedzialność konstytucyjną przed Trybunałem Stanu ponoszą: Prezydent Rzeczypospolitej, Prezes Rady Ministrów, Prezes 
Najwyższej Izby Kontroli, członkowie Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji, oraz członkowie Rady Ministrów, Prezes Narodowego Banku 
Polskiego, osoby, którym Prezes Rady Ministrów powierzył kierowanie ministerstwem, oraz Naczelny Dowódca Sił Zbrojnych.
2. Odpowiedzialność konstytucyjną przed Trybunałem Stanu ponoszą również posłowie i senatorowie w zakresie określonym w art. 
107 zakaz prowadzenie działalności gospodarczej przez posła.
3. Rodzaje kar orzekanych przez Trybunał Stanu określa ustawa. 

Samochody z instalacją CNG oraz LPG nie wytwarzają cząstek stałych, które są największym problemem w Krakowie.
Zapylenie powietrza jest jest powodowane nie tylko spalinami, ale także, a nawet przede wszystkim ze ścierania opon. 
Ograniczenia powinny być wyznaczone wg kategorii pojemności silnika i masy pojazdy, zależne od przynależności do 3 grup:
1. samochody osobowe (<1t, 1-2t i 2t<) plus druga kategoria pojemność (<1.2 litra ; 1.3- 2.3 litra; 2.3< litra)
2. samochody do transportu zbiorowego ludzi (>20 pasażerów i od 21 pasażerów)
3. samochody dostawcze (>5t ładowności, 5-10t ładowności, 10t< ładowności)
   3.1. dodatkowy warunek za przyczepy i naczepy (0.1 kwoty za samochód)

Ochrona własności jest jedną z zasad naczelnych ustroju Rzeczypospolitej Polskiej, zaś 
art. 21 Konstytucji zapewnia ochronę własności niezależnie od tego, jakiemu podmiotowi 
prawo to przysługuje. Ograniczenie tej własności jest łamaniem podstawowych praw 
obywateli, nie zależnie czy nastąpi to za 5 lat, 5 miesięcy czy 5 dni. 

Jest to forma wymuszenia wycelowana w najbiedniejszą część społeczeństwa.

Dz.U.2024.17 t.j. Akt obowiązujący (Wersja od: 1 stycznia 2025 r. do: 31 stycznia 2025 r.)
Art.  286. 

§  1. Kto, w celu osiągnięcia korzyści majątkowej, doprowadza inną osobę do niekorzystnego rozporządzenia własnym lub cudzym mieniem za pomocą wprowadzenia jej w błąd albo wyzyskania 
błędu lub niezdolności do należytego pojmowania przedsiębranego działania, podlega karze pozbawienia wolności od 6 miesięcy do lat 8.

§  2. Tej samej karze podlega, kto żąda korzyści majątkowej w zamian za zwrot bezprawnie zabranej rzeczy.

§  3. W wypadku mniejszej wagi, sprawca podlega grzywnie, karze ograniczenia wolności albo pozbawienia wolności do lat 2.

§  4. Jeżeli czyn określony w § 1-3 popełniono na szkodę osoby najbliższej, ściganie następuje na wniosek pokrzywdzonego.

Tak, wyjątkiem z całkowitym zakazem poruszania się po mieście Krakowie (w obrębie jego granic administracyjnych) powinny być 
WSZYSTKIE pojazdy, bez względu czy służbowe czy prywatne, należące do Urzędu miasta Krakowa, Radnych Miasta, Prezydenta i jego 
zastępców, urzędników UM i tzw. "Eko-aktywistów" promujących  łamanie Konstytucji RP i praw człowieka.

1.7.25 12:53:43 Strefa jest za duza Ok Emisja emisja sa to i tak pojazdy ktore w sposob bardzo ograniczony przyczyniaja sie do zanieczyszczen powietrza 2025 r to jest stanowczo za krotki okres przejsciowy ,ceny elektrykow 
sa horendalne i malo kogo stac na fanaberie rzadzonch

5 lat to jest jakis czas aby rzad i wladze Krakowa zaproponowaly jakies rozwiazania 
doplat do aut benzynowych lub elektrycznych ,hybryd itd ,nie mozna tylko zdzierac kasy 
z mieszkancow trzeba tez dac cos od panstwa i miasta

Jest to jakis rozwiazanie

1.7.25 12:53:51 Miało być euro 3 i euro 5 jak 2 Tygodnie temu kupiłem takie auto a Wy teraz ogłaszanie euro 4 i 6 tak się nie robi co ja teraz z tym zrobię ? 
Sprzedać nie mogę przez pół roku a za taką cenę już nie sprzedam 

1.7.25 12:54:25 Nie powinno jej być. Wszelkie urzędy, czy sądy na poziomie wojewódzkim do których muszą dojeżdżać ludzie z całego województwa również powinny być 
objęte. Osoby starsze albo chore też muszą do nich dojeżdżać tak jak do szpitali. 

Uważam że w ogóle ta ustawa powinna iść do kosza ale jeżeli już ma istnieć to powinna obowiązywać w minimalnie dopuszczalnym zakresie. Czyli odpowiadając na pytanie: rok produkcji 
oraz standard emisji moim zdaniem powinien być możliwie najniższy.

Lepsze niż całkowity zakaz ale gorsze niż nie wprowadzanie niczego. Wszystkie których ilość kół wynosi pomiędzy 1, a 32  powinny być zwolnione. 

1.7.25 12:55:44 Strefa powinna obejmować tylko ulicę Długą. Uważam że nie powinno być żadnych wyłączeń. A strefa powinna dotyczyć tylko ul. Długiej. Moim zdaniem powinno się ustalić najostrzejsze normy euro 7 Mieszkańcy powinni być traktowani tak samo jak inni. Żadnych ulg. Nie powinno być żadnych ulg i wyłączeń. Wszyscy musza spełniać jednakowe normy i nie wolno płacić za złamanie norm. Jestem przeciwny wszelkim wyłączeniom.
1.7.25 12:56:46 Strefa powinna objąć przede wszystkim UM i okolice tak aby pomysłodawcy sami mogli odczuć konsekwencje wprowadzenia takiej strefy Ze strefy powinien być wyłączony cały obszar miasta, z wyjątkiem UM Do miasta powinny wjeżdżać wszystkie samochody. Wyjątkiem powinny być jedynie samochody UM, które powinny zostać objęte zakazem wjazdu do strefy Nie powinno być żadnych wyłączeń Opłata za korzystanie z prywatnego samochodu powinna obowiązywać członków Rady Miasta i prezydenta Ze strefy powinny być wyłączone samochody ludzi nie będących członkami Rady Miasta
1.7.25 12:58:00 Szpi Szpital Zakonu Bonifratów , jak również kościoły Św.Katarzyny, Bożego Ciała, Na Skałce itp. Co najmniej 15 lat wyłączenia dla samochodów zarejestrowanych w Krakowie 

mieszkańcy i firmy..
jest dopuszczalne w przypadku przekazania tych środków na walkę ze smogiem i ochroną środowiska. Samochody firmowe/taksówki zarejestrowane w Krakowie i odprowadzające podatki w tym mieście .

1.7.25 12:58:44 Jestem przeciw wprowadzeniu SCT w jakiejkolwiek formie.
Wg ustawy nie ma obowiązku wprowadzania SCT jeżeli stężenie dwutlenku azotu w skali roku jest mniejsze niż 40. W Krakowie jest ciągle poniżej. 

Jestem przeciw wprowadzeniu SCT w jakiejkolwiek formie.
Wg ustawy nie ma obowiązku wprowadzania SCT jeżeli stężenie dwutlenku azotu w skali roku jest mniejsze niż 40. W Krakowie jest 
ciągle poniżej. 

Jestem przeciw wprowadzeniu SCT w jakiejkolwiek formie.
Wg ustawy nie ma obowiązku wprowadzania SCT jeżeli stężenie dwutlenku azotu w skali roku jest mniejsze niż 40. W Krakowie jest ciągle poniżej. 

Jestem przeciw wprowadzeniu SCT w jakiejkolwiek formie.
Wg ustawy nie ma obowiązku wprowadzania SCT jeżeli stężenie dwutlenku azotu w skali 
roku jest mniejsze niż 40. W Krakowie jest ciągle poniżej. 

Jestem przeciw wprowadzeniu SCT w jakiejkolwiek formie.
Wg ustawy nie ma obowiązku wprowadzania SCT jeżeli stężenie dwutlenku azotu w skali roku jest mniejsze niż 40. W Krakowie jest ciągle poniżej. 

Jestem przeciw wprowadzeniu SCT w jakiejkolwiek formie.
Wg ustawy nie ma obowiązku wprowadzania SCT jeżeli stężenie dwutlenku azotu w skali roku jest mniejsze niż 40. W Krakowie jest ciągle 
poniżej. 

1.7.25 12:58:45 Uważam, że obszar strefy powinien być ustanowiony w ścisłym centrum miasta a nie na całym jego obszarze. Jak powyżej, strefa winna być ustanowiona w ścisłym centrum a nie na całym obszarze. Dojazd do paru miejsc to stanowczo naprawdę 
zbyt daleko idące obostrzenie. Można stopniowo strefę wprowadzić i ją powiększać po jakimś czasie jeżeli  na mniejszym obszarze 
rozwiązanie się sprawdzi.

Nie rozumiem dlaczego pojazdy z silnikiem benzynowym są bardziej uprzywilejowane względem pojazdów diesla, które w obecnych czasach są bardziej ekologiczne! Silnik benzynowy 
produkowany w 2005 a silnik diesla wyprodukowany np. w roku 2014 jest 100% bardziej eco nie będzie mógł wjechać do strefy! Jakieś LOBBY ???

Okres ten winien wynosić 10 lat tak aby użytkownicy mogli w realnym czasie wymienić 
pojazdy.

Negatywnie. W takim razie chcemy czystego powietrza czy pieniędzy?



1.7.25 13:02:44 Szanowni Państwo
Objęcie już od 2025 (czyli już za 5 miesięcy) SCT pojazdów spoza Krakowa jest 
rozwiązaniem, które bezpośrednio negatywnie i bardzo dotkliwie uderzy w wiele 
obszarów funkcjonowania miasta. Funkcjonowanie tak dużego miasta jak Kraków jest nie 
tyle wspierane, co niemal uzależnione od wielu tysięcy Osób, które dojeżdżają tu do 
pracy, szkoły, obiektów kultury, ochrony zdrowia i zlokalizowanych tu przedsiębiorstw. 
Bez nich sprawne funkcjonowanie naszego miasta nie będzie możliwe. Często są to 
Osoby, które wykonują niskopłatne prace, ale niezbędne do działania przedsiębiorstw, 
miasta i wszystkich jego instytucji. Częstokroć właśnie takie Osoby wjeżdżają starszymi 
pojazdami, bo u nich albo nie działa w ogóle, albo działa bardzo kiepsko komunikacja 
publiczna (1 autobus raz na kilka godzin). Jeśli działałaby dobrze komunikacja pewnie 
90% tych Osób korzystałoby z niej, bo ma wiele zalet (niższe koszty, brak konieczności 
poszukiwania miejsca parkingowego, szybkość dojazdu - kolej, buspasy, itp.). Sama, 
nawet dobrze funkcjonująca komunikacja publiczna w Krakowie tego problemu nie 
rozwiązuje, bo problemem jest jej brak lub bardzo niska jakość (częstotliwość kursów) 
"na prowincji". Dzięki wielu inwestycjom wykluczenie komunikacyjne jest obecnie w 
strefie ok. 30-60 km od Krakowa, a nie 10-30 km.  Rozwiązanie tego problemu tam 
spowoduje znaczną poprawę jakości powietrza, odciąży ruch drogowy i miejsca 
parkingowe. Wprowadzanie obecnie tak rygorystycznej SCT dla nich spowoduje jedynie 
utratę tych ludzi (znajdą pracę gdzie indziej). W obliczu tego, że brakuje tysięcy 
nauczycieli, pielęgniarek, pracowników firm komunalnych, a podobne problemy ma 
również wiele firm prywatnych będzie to "strzał w kolano". Rozwój miasta zostanie 
zahamowany. To często ci ludzie pozwalają firmom zapewnić ciągłość produkcji i 
świadczenia usług w sytuacji braków kadrowych na krakowskim rynku pracy. Wiele 
placówek publicznych ma również pracowników spoza Krakowa. Bez nich ich 
funkcjonowanie stanie pod znakiem zapytania, a z całą pewnością będzie dużo 
trudniejsze i dużo droższe. Czy miasto Kraków w obliczu ok. 6,5 mld zadłużenia stać na 
utratę takich dochodów i wielu pracowników oraz konieczność ponoszenia dodatkowych 

Szanowni Państwo
Objęcie już od 2025 (czyli już za 5 miesięcy) SCT pojazdów spoza Krakowa jest rozwiązaniem, które bezpośrednio negatywnie i bardzo 
dotkliwie uderzy w wiele obszarów funkcjonowania miasta. Funkcjonowanie tak dużego miasta jak Kraków jest nie tyle wspierane, co 
niemal uzależnione od wielu tysięcy Osób, które dojeżdżają tu do pracy, szkoły, obiektów kultury, ochrony zdrowia i zlokalizowanych tu 
przedsiębiorstw. Bez nich sprawne funkcjonowanie naszego miasta nie będzie możliwe. Często są to Osoby, które wykonują niskopłatne 
prace, ale niezbędne do działania przedsiębiorstw, miasta i wszystkich jego instytucji. Częstokroć właśnie takie Osoby wjeżdżają starszymi 
pojazdami, bo u nich albo nie działa w ogóle, albo działa bardzo kiepsko komunikacja publiczna (1 autobus raz na kilka godzin). Jeśli 
działałaby dobrze komunikacja pewnie 90% tych Osób korzystałoby z niej, bo ma wiele zalet (niższe koszty, brak konieczności poszukiwania 
miejsca parkingowego, szybkość dojazdu - kolej, buspasy, itp.). Sama, nawet dobrze funkcjonująca komunikacja publiczna w Krakowie tego 
problemu nie rozwiązuje, bo problemem jest jej brak lub bardzo niska jakość (częstotliwość kursów) "na prowincji". Dzięki wielu 
inwestycjom wykluczenie komunikacyjne jest obecnie w strefie ok. 30-60 km od Krakowa, a nie 10-30 km.  Rozwiązanie tego problemu tam 
spowoduje znaczną poprawę jakości powietrza, odciąży ruch drogowy i miejsca parkingowe. Wprowadzanie obecnie tak rygorystycznej SCT 
dla nich spowoduje jedynie utratę tych ludzi (znajdą pracę gdzie indziej). W obliczu tego, że brakuje tysięcy nauczycieli, pielęgniarek, 
pracowników firm komunalnych, a podobne problemy ma również wiele firm prywatnych będzie to "strzał w kolano". Rozwój miasta 
zostanie zahamowany. To często ci ludzie pozwalają firmom zapewnić ciągłość produkcji i świadczenia usług w sytuacji braków kadrowych 
na krakowskim rynku pracy. Wiele placówek publicznych ma również pracowników spoza Krakowa. Bez nich ich funkcjonowanie stanie pod 
znakiem zapytania, a z całą pewnością będzie dużo trudniejsze i dużo droższe. Czy miasto Kraków w obliczu ok. 6,5 mld zadłużenia stać na 
utratę takich dochodów i wielu pracowników oraz konieczność ponoszenia dodatkowych kosztów. Ludzi w wielu instytucjach miejskich 
(często na gorzej płatnych i nieprestiżowych stanowiskach) i tak trzeba będzie zatrudnić, tylko wówczas już za dużo wyższe stawki, których 
żądają mieszkańcy Krakowa. Doceniam kwestię czystego powietrza, ale poczekajmy z tymi dotkliwymi ograniczeniami aż transport 
publiczny w regionie będzie działał lepiej. PROPOZYCJA: takie ograniczenia można próbować wprowadzać, ale w perspektywie 3-5 lat, kiedy 
i transport zbiorowy i możliwość wymiany pojazdów przez ludzi będzie realna, a nie w sferze marzeń. 
Z wyrazami szacunku
Pracownik Uniwersytetu

1.7.25 13:03:07 SCT powinno obejmować wnętrze II obwodnicy Krakowa, i nic ponadto.
Nie musimy zakładać sobie najostrzejszego możliwego kagańca na głowę.
W marcu 2023 r. zlikwidowana je w Heidelbergu, Karlsruhe, Pfinztal i Schrambergu. Kolejne miasta, które szykuje się do likwidacji strefy czystego transportu to Wendlingen am Neckar, Schwäbisch Gmünd, 
Ilsfeld i Urbach.

SCT mające granicę na II obwodnicy, obejmując wnętrze II obwodnicy Krakowa i nic ponadto. Do wewnętrznej strefy wjeżdżają auta benzynowe i diesle Euro 3. 
Dozwolone są wszystkie LPG, CNG, MHEV/PHEV/BEV niezależnie od normy Euro

5 lat wyłączenia powinno obowiązywać wszystkich prowadzących pojazdy, zarówno 
mieszkańców jak i osób z spoza Krakowa.
Dodatkowo: Urzędnicy Miasta Krakowa/Prezydent miasta/Posłowie/Senatorowie - 
powinni mieć całkowity zakaz wjazdu do strefy SCT za wyjątkiem rowerów i hulajnóg 
pozbawionych napędu elektrycznego.

Do wewnętrznej strefy wjeżdżają auta benzynowe i diesle Euro 3. 
Dozwolone są wszystkie LPG, CNG, MHEV/PHEV/BEV niezależnie od normy Euro oraz pojazdy zabytkowe.

Auta z normą Euro 2 i 1 powinny móc darmowo parkować na Park & Ride (bezpłatny bilet), i na tym bilecie móc jeżdzić po Krakowie.

Urzędnicy Miasta Krakowa/Prezydent miasta/Posłowie/Senatorowie- powinni mieć bezwzględny/całkowity zakaz wjazdu do strefy SCT za 
wyjątkiem rowerów i hulajnóg pozbawionych napędu elektrycznego.

1.7.25 13:03:23 Nie należy wprowadzać SCT w Krakowie! Nie należy wprowadzać SCT w Krakowie! Nie należy wprowadzać SCT w Krakowie! Nie należy wprowadzać SCT w Krakowie! Nie należy wprowadzać SCT w Krakowie! Nie należy wprowadzać SCT w Krakowie!
1.7.25 13:03:24 Jeśli ograniczymy obszar SCT do wskazanych miejsc, zakorkowana zostanie reszta Krakowa oraz obręby graniczne strefy. To się nie uda Kwestia finansowa mieszkańców - normy są zbyt wyśrubowane, a dodatkowo, w przypadku silników diesla, bardzo często, co wychodzi w badaniach technicznych, starsze modele 

samochodów są bardziej ekologiczne, aniżeli samochody spełniające graniczne normy oraz obecnie produkowane.
To jest brak szacunku dla mieszkańców, inaczej - zmuszenie do wymiany samochodów, 
nierzadko ludzi w podeszłym wieku. Okres jest zbyt krótki. Propozycja 10 lat jest bardziej 
realna, choć i tak będzie znaczącym utrudnieniem finansowym dla powyższej grupy 
społęcznej.

Opłata w żaden sposób nie podniesie bezpieczeństwa środowiskowego miasta. Z uwagi na ukształtowanie terenu, tzw. "obwarzanek Krakowski", nie ma możliwości, aby nawet przy ograniczeniu do 
zera wjazdu samochodów niespełniających normę, osiągnąć założony cel. Grawitacyjne ruchy powietrza oraz jego zastój na poziomie miasta zupełnie to wykluczają. Jedynie włączenie do SCT 
ościennych gmin mogłoby coś poprawić. Jeśli w ogóle o to chodzi w tej ustawie. Jeśli nie, będzie to kolejny podatek obciążający mieszkańców oraz turystów, z których też czerpiemy wymierny 
dochód.

Przepisy dot. wyłączeń będą stanowić "furtkę", będą nadużywane przez osoby chcące nie płacić dodatkowej opłaty. Tym samym stwarzamy 
problem, który nie istnieje i będziemy z nim walczyć. Liczba samochodów z żółtymi tablicami lawinowo wzrośnie w Krakowie.

1.7.25 13:07:34 Strefa dyskryminuje mniej zamożnych Polaków Strefa jest niepotrzebna. Należy zintensyfikować kontrolę pojazdów w użyciu- eksploatacji na drogach, ponieważ częstokroć starsze 
pojazdy są w lepszym stanie technicznym niż nowe.

Eko - bzdura, należy  zająć się kopciuchami jeżdżącymi po drogach Mieszkańcy Krakowa nie powinni być w ogóle objęci wymogami SCT Jaki sens dla poprawy powietrza ma wprowadzanie opłat,  chyba tylko dla zwiększenia budżetu miasta- mydlenie oczu pod pretekstem dbałości o powietrze.

1.7.25 13:09:00 Nie należy jej wprowadzać. Godzi w godność ludzi Powinna obowiązywac tylkow okolicach rynku  w Krakowie Nie powinna przekraczać dla dieseli normy Euro 6
1.7.25 13:09:49 2 obwodnica Krakowa SCT powinno działać na faktycznych spalinach zamiast roku produkcji. Osoby odprowadzające podatki w Krakowie powinni zostać zwolnieni z sct Nie mam zdania
1.7.25 13:10:09 Nie potrzebujemy strefy! Nie potrzebujemy strefy! Nie potrzebujemy strefy! Nie potrzebujemy strefy! Nie potrzebujemy strefy! Nie potrzebujemy strefy!
1.7.25 13:14:59 Tak, należy jej nie wprowadzać. Należy zaniechać wszelkie planu dot. SCT Nie powinno być w ogóle sct
1.7.25 13:15:05 Żadnych granic, strefa nie powinna powstać Całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich Idiotyzm, rocznik nie oddaje realnych wyników. Standardy powinny być nadawane wg faktycznego spalania. Stary samochód palący 4l i tak wyemituje mniej spalin niż nowa kolumbryna 

paląca 15l. 
Nie powinno być strefy dla nikogo To w końcu chodzi o ekologię i czyste powietrze, czy o trzepanie kasy przez urzędy? Jak zapłacone to już nieszkodliwe? Wszyscy powinni mieć równy dostęp, a sama strefa to idiotyzm

1.7.25 13:16:18 Tak. Wszelkie zmiany opisane są w poniższych odpowiedziach. Uważam, że granicę SCT powinna wyznaczać III obwodnica Krakowa. Nie wyobrażam sobie braku możliwości dojazdu do parkingów 
P+R.

Uważam, że docelową normą powinna być norma EURO 5 dla diesli wg której każdy samochód posiada filtr DPF. Uważam, że wszyscy powinni być traktowaniu jednakowo. Niezależnie czy dany model 
samochodu należy do mieszkańca czy nie, jego emisja jest taka sama.

Jestem przeciwny. Niezależnie od tego czy użytkownik wniesie opłatę czy nie - pojazd wyemituje tyle samo. Wprowadzenie opłaty to nierówne traktowanie obywateli pod względem zamożności. Samochody dla osób z niepełnosprawnościami, zabytkowe, specjalne.

1.7.25 13:16:24 Nie powinno jej być wcale albo ograniczona do minimum np. wokół Starego Miasta Miejsca bliżej centrum Powinna wystarczyć norma Euro3, jest wiele starszych aut a właścicieli nie stać na kupno nowych Powinno to obowiązywać również osoby spoza Krakowa Powinno być bez opłat a np. limit wjazdów w roku
1.7.25 13:16:27 Uważam, że SCT powinna być najpierw na obszarze wewnątrz II obwodnicy, ale jej nie obejmując. Następnie kolejno wewnątrz III obwodnicy. A dopiero na końcu ewentualnie wewnątrz IV obwodnicy. 

Oczywiście każde powiększenie na podstawie badań, jeśli wykażą taką potrzebę oraz przy dodatkowych innych działaniach tzn. jak najszybszym dokończeniu III obwodnicy oraz IV obwodnicy, co poskutkuje 
lepszą płynnością ruchu i mniejszymi korkami na najpopularniejszej trasie Alejach 3 Wieszczów

Myślę, że dojazd do placówek medycznych typu szpital, klinika niezależnie od lokalizacji powinien być uprzywilejowany i bez 
ograniczeń ze względu na możliwość kupna odpowiedniego auta.  Osoby starsze, chore nie dadzą rady dojechać komunikacją miejską 
lub regionalną. Taksówki czy wynajem aut nawet przy ewentualnym dotowaniu też nie są dla tego celu właściwe.  
Dojazd do parkigów Park&Ride powinien być dostępny bez ograniczeń zawsze, tak aby spełniały swoją funkcję czyli zagwarantować, że 
ci co już faktycznie muszą przyjechać również starszym autem do Krakowa to mogą przesiąść się w komunikację zbiorową i 
pozałatwiać sprawy w centrum. Jeśli nie umożliwimy ich (parkingów) wykorzystania - będą kolejną nietrafioną inwestycją. Uważam, że 
powinno się zwiększyć ilość dostępnych obecnie miejsc postojowych. 
Należałoby zorganizować zaplecze informacyjne o wolnych miejscach – dostępne zarówno w formie elektronicznej jak i widocznej na 
drodze (wyświetlacze). 

Zgadzam się ze zwolnieniem mieszkańców do 2030roku z wymagań strefy. 
Jednocześnie uważam, że sam rok produkcji lub norma Euro jest niewystarczająca. 
Auta nawet o wyższej normie  / nowsze, ale jeżdżące praktycznie cały dzień po mieście sumarycznie zostawią więcej zanieczyszczeń, niż auta nawet bardzo stare, ale używane raz czy dwa 
razy w tygodniu na przejazd na zakupy lub za miasto – a jest wiele takich przypadków (słuchając wypowiedzi ze spotkań i wśród znajomych czy rodziny). Rozwiązaniem byłoby 
ograniczenie częstotliwości przejazdów starszych aut, ale nie wykluczanie ich całkowicie (póki i tak nie zostaną samoistnie wymienione). Samochody pozostające sprawne i przechodzące 
okresowe kontrole diagnostyczne powinny móc nadal jeździć wszędzie, jedynie z ewentualnym ograniczeniem częstotliwości (poza wyjątkiem dojazdu do szpitali, klinik) w rozliczeniu 
miesięcznym. 
Pojazdy elektryczne (pytanie czy uważa się za nie tylko o napędzie wyłącznie elektrycznym, czy również hybrydy?) zwolnione z wymagań strefy prawdopodobnie zaczęłyby zwiększać 
liczebność, ale brak jest odpowiednio rozbudowanej stacji ładowań a także samochody te będąc zwykle większymi i dużo cięższymi od standardowych osobówek tworzą większe 
niebezpieczeństwo dla pieszych w razie wypadku, co przy zwiększanej ciągle ilości przejść pieszych na tym samym poziomie co jezdnie staje się coraz ważniejsze. Powinny być 
preferowane lekkie, małe samochody.

Zgadzam się z takim założeniem. 5 lat powinno być liczone od dnia wejścia w życie SCT z 
podaniem wszystkich zasad i określenia szczegółów ewentualnych dalszych powiększeń 
strefy (zakładam pierwszy etap wewnątrz II obwodnicy, lecz bez niej), przy czym Miasto 
powinno dążyć do zbudowania brakujących połączeń drogowych.

Ogólnie zgadzam się z pomysłem wjazdu nie mieszkańcom za opłatą. Nie traktuję tego jako smrodzenie za opłatą, a umożliwienie w razie potrzeby dostępność tras nawet dla starszych aut. Jednak 
opłaty dzienna i miesięczna są trochę za wysokie i nie ma wpisanej regulacji, czy przez 3 lata się nie zmienią ani jak rozumieć "możliwość wjazdu za opłatą w godzinach 9-17" -a co poza tymi 
godzinami? A także powinno być wyjęte spod tego obowiązku dojeżdżanie do szpitali i parkingów Park&Ride. 
Uważam też, że powinno się uwzględnić w opłacie ilość kilometrów przejechanych, bo czym innym jest przejazd w jedno czy kilka miejsc np. na zakupy, a czym innym krążenie i przejazdy 
wielokrotne np. w celach zarobkowych, jako przewóz osób.

Pojazdy zabytkowe i specjalne powinny być zwolnione bez ograniczeń liczby dni w roku. Stanowią niewielką część ogółu aut, zapewne dużo 
mniejszą niż diesle z normą Euro 1, 2, 3.

1.7.25 13:16:57 Strefą powinna obejmować jedynie Stare Miasto oraz Kazimierz. Historyczne dzielnice miasta Tak restrykcyjne zapisy dotykają przedewszystkim biedniejszych kierowców których nie stać na samochody nowe. 
Jak w przypadku wymiany pieców na nowoczesne można liczyć na dofinansowanie tak w przypadku SCT jest to czyste obciążenie kieszeni najbiedniejszych

Opłaty miesięczne są zdecydowanie zbyt wysokie 

1.7.25 13:18:14 wymaganie euro6 dla diesla już za pół roku jest zbyt rygorystyczne. wiele osób chcących się dostosować do wcześniej uchwalonej SCT zmieniło samochody właśnie na auta z euro5. Poza 
tym nie ma zbyt wiele aut na polskim rynku samochodów używanych za kwotę poniżej 50tys. które nadają się dla rodzin wielodzietnych (co najmniej 3 ISOFIX), niestety na przez długi 
czas takie auta były głównie w dieslu.
myślę że rozsądne było by wymaganie auro5 zamiast euro6

według mnie mieszkańcy i osoby pracujący w Krakowie powinny być traktowane na 
równi, fakt że ktoś mieszka pod Krakowem ale całe swoje życie ma związane z Krakowem 
i mimo to ma być traktowany gorzej jest dyskryminujący wobec tych osób

1.7.25 13:18:16 Nie powinno być żadnej strefy. Pojazdy albo są dopuszczone do ruchu albo nie. Osobiste paszporty emisyjne :) (sarkazm)
Jakie znaczenie mają normy EURO jeśli ja będę jeździł autem raz tygodniowo a Pan Franek codziennie? Jego auto wyprodukuje w tym czasie i tak więcej szkodliwych substancji niż moje w 
tym czasie.

Samochody, które już są zarejestrowane w Krakowie powinny być wyłączone z SCT do ich 
"śmierci technicznej". Taka sama zasada obowiązywała w przypadku urządzeń 
pracujących na czynnikach np. fluorowodorowych, które później wycofywano z powodu 
dziury ozonowowej. To jedyne rozwiązanie, które nie będzie rownoważne 'prawu 
działającemu wstecz'.

Dalej będą 'truć', ale przynajmniej będzie kasa :) Każda inna grupa społeczna

1.7.25 13:18:16 SCT w ogóle nie powinna zostać wprowadzona Całe miasto powinno być dostępne dla każdego, niezależnie od tego, jakim środkiem transportu się porusza Jest to totalny idiotyzm. Każdy samochód dopuszczony do ruchu musi mieć ważne badania techniczne i być sprawny na ogólnych zasadach i to  jedyne wymogi jakie powinno spełniać 
każde auto

SCT w ogóle nie powinna zostać wprowadzona To jest typowy element zarabiania na pseudoekologii

1.7.25 13:18:52 Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT
1.7.25 13:19:07 każdy powinien wjechać do Krakowa obojętnie czy ma stare auto czy nowe Szpitale to nie wszystko, każdy powinien mieć dostęp do miasta obojętnie czy ma stare auto czy nowe. To jest głupota. Dla wszystkich To jest głupota.
1.7.25 13:22:26 SCT powinna być ograniczona do SPP, ponadto dopuszczone powinny być auta, które spełniają wymagania normy Euro, choć niekoniecznie mają ją nadaną (np. auto pod względem emisji spełnia wymagania 

normy Euro 5, ale homologację ze względu na datę produkcji ma Euro 3/4)
SCT powinna być ograniczona do SPP, ponadto dopuszczone powinny być auta, które spełniają wymagania normy Euro, choć 
niekoniecznie mają ją nadaną (np. auto pod względem emisji spełnia wymagania normy Euro 5, ale homologację ze względu na datę 
produkcji ma Euro 3/4)

dopuszczone powinny być auta, które spełniają wymagania danej normy Euro, choć niekoniecznie mają ją nadaną (np. auto pod względem emisji spełnia wymagania normy Euro 5, ale 
homologację ze względu na datę produkcji ma Euro 3/4)

Dla mieszkańców(płacących podatki w Krakowie) powinny obowiązywać niższe 
wymagania szczególnie jeśli chodzi o samochody z silnikiem Diesla. Ponadto różnica w 
emisjach pomiędzy Euro 6 i 6dT jest nieznaczna, natomiast koszt wymiany samochodu 
już tak.

W praktyce, szczególnie na obrzeżach Krakowa będzie to nieweryfikowalne, poza tym skoro dbamy o czyste powietrze to konsekwentnie auta powinny mieć zakaz wjazdu. Chyba że faktycznym 
celem jest wprowadzenie nowej daniny dla miasta...

Warunkiem wjazdu (bądź zakazu) do strefy powinny być rzeczywiste parametry pojazdów, a nie rok produkcji/homologowana norma Euro 
dla danego pojazdu. W efekcie do strefy będzie mógł wjechać duży SUV emitujący 3-5x więcej szkodliwych rzeczy, niż dużo starsze auto (jak 
np Fiat Seicento) z małym silnikiem. To tutaj powinien być położony nacisk, w przeciwnym wypadku robi się z SCT maszynka do pieniędzy. 
Jeśli chodzi o wyłączenia wg propozycji, to jak będzie egzekwowane np. 50 wjazdów dla pojazdów historycznych? Jak to będzie 
weryfikowane, czy ktoś już przekroczył i należy go ukarać? Ponadto z punktu widzenia ekologii korzystniej jest auto np. naprawiać niż 
wymieniać, szczególnie jak ktoś potrzebuje auta ale tylko sporadycznie (w normalnej sytuacji np. korzysta z komunikacji zbiorowej). 

1.7.25 13:22:36 Należy zlikwidować strefę czystego transportu w całości. Strefę należy zlikwidować w całości... wtedy nie trzeba będzie listować żadnych wyjątków.. proste Oba warianty są bezsensowne.
Są auta zgodne z normami euro "na papierze tylko"
Tak samo są auta 20-30 letnie które emitują mniej niż auta z normami euro najnowszymi... a skąd to wynika? Bo mniej spalają.. bo na LGP jeżdzą...

SCT powinno zostać zlikwidowane

Jeśli SCT zostanie to wyłączenie powinno trwać 40 lat i dotyczyć wszystkich obywali 
Polski... dlaczego ktoś chce dyskryminować ludzi z innych adresem zameldowania?

Idiotyczny pomysł, który tylko potwierdza, że SCT to skok na kase SCT powinno zostać zlikwidowane

Jeśli SCT zostanie to wyłączeni z zasad SCT powinni być wszyscy obywatele Polski niezależnie od tego jakim autem jeżdzą, gdzie mieszkają 
czy do jakiej subkultury czy grupy społecznej (niezależnie od dobranego sposobu podziału na te grupy) należą.

Mamy piękny kraj... wspólny dla wszystkich. Biednych i bogatych.. nie wprowadzajmy ograniczeń dla tych biedniejszych!

1.7.25 13:23:20 Powinien być możliwy wjazd do parkingów P&R. Aktualny plan tego nie uwzględnia, nie da się dojechać do parkingu PR na Czerwonych Makach. Wszystkie PR na obrzeżach, czyli PR Czerwone Maki, PR Kurdwanów. To jest ok To jest bez sensu, bo to jest uprzywilejowanie ludzi których na to stać. 
1.7.25 13:24:56 Uważam że strefa powinna być zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie wolno go dyskryminować poprzez 

zabranianie poruszania się po drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne.
Ł.T.

Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym samochodem.
Ł.T.

Sprawny i zarejestrowany samochód powinien móc się poruszać po wszystkich drogach publicznych.
Ł.T.

Jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję.
Ł.T.

To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego.
Ł.T.

Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jakakolwiek inna forma dyskryminacji.
Ł.T.

1.7.25 13:26:44 Trzeba ją powiększyć, powietrze w Krakowie jest bardzo złe! Uważam, że w nagłych przypadkach dojazd do KAŻDEGO szpitala powinien być darmowy, a strefę trzeba powiększyć by ludzie nie 
chorowali.

1 rok karencji powinien być tylko! Pozytywnie, dzięki temu dodatkowe wpływy będą mogły iść na komunikację miejską. Osoby jadące do lekarza lub po pomoc do szpitala.

1.7.25 13:29:15 Należy ją zmodyfikować i zmniejszyć do ścisłego centrum Propozycja dotycząca umożliwienia dojazdu do określonych miejsc w Krakowie spoza miasta niezależnie od poziomu emisji pojazdów 
jest krokiem w dobrym kierunku. Jednak warto uwzględnić dodatkowe potrzeby, takie jak:

Dojazd młodzieży do szkół średnich w Krakowie – wielu uczniów z miejscowości podkrakowskich uczęszcza do szkół w mieście. 
Utrudnienia w dojeździe mogą ograniczyć ich dostęp do edukacji. Należałoby rozważyć włączenie rejonów w pobliżu szkół średnich do 
listy obszarów z nieograniczonym dostępem.

Dojazd właścicieli nieruchomości mieszkających poza Krakowem – osoby te płacą podatek od nieruchomości na rzecz miasta, dlatego 
powinny mieć możliwość wjazdu bez ograniczeń do całej strefy. Jest to szczególnie istotne w kontekście zarządzania, utrzymania oraz 
codziennego użytkowania swoich nieruchomości. Wprowadzenie takiego rozwiązania byłoby sprawiedliwe i umożliwiłoby właścicielom 
nieruchomości swobodne korzystanie z posiadanego majątku.

Wprowadzenie ograniczeń wiekowych dla pojazdów w ramach Strefy Czystego Transportu (SCT) budzi wiele kontrowersji i nie wydaje się być najlepszym rozwiązaniem. Kluczowe powinno 
być skupienie się na rzeczywistych emisjach zanieczyszczeń i efektywności pojazdów, a nie wyłącznie na ich roku produkcji.

Przykłady wskazujące na niesprawiedliwość takich ograniczeń:
Volkswagen Lupo 3L (1999):

Mały, oszczędny samochód emitujący jedynie 84 g CO₂/km, który spełniał już normę Euro 4 w latach 90.
Takie auto nie wjedzie do Krakowskiej Strefy Czystego Transportu już w 2026 roku, mimo niskiej emisji i dużej efektywności.
BMW X7 M60i (2022):

Luksusowy SUV z wysoką emisją na poziomie 274 g CO₂/km, znacznie większą niż w przypadku starszych, oszczędnych aut.
Dzięki nowszej homologacji wjedzie do SCT nawet po 2032 roku, mimo że jego rzeczywisty wpływ na środowisko jest znacznie większy.
Propozycja alternatywna:
Ocena rzeczywistych emisji zamiast ograniczeń wiekowych: Wprowadzenie obowiązkowych testów emisji spalin dla pojazdów chcących wjechać do SCT, niezależnie od ich roku produkcji. 
Taka metoda pozwala na uczciwą ocenę każdego pojazdu pod kątem jego wpływu na środowisko.
Uwzględnienie parametrów ekologicznych pojazdu: Zachęcanie do korzystania z aut o niskim zużyciu paliwa i emisji CO₂ (np. auta klasy Lupo 3L), a nie tylko opartych na dacie produkcji 
czy normie homologacyjnej.
Rozważenie ulg dla mieszkańców i osób dojeżdżających do pracy: Wprowadzenie elastycznych zasad dla osób, które mają realne potrzeby korzystania z pojazdów o nieco wyższych 
emisjach, ale są jedyną opcją transportową w ich sytuacji.
Wnioski:
Obecny model SCT ryzykuje wzmocnieniem podziału społecznego, dając przewagę bogatym użytkownikom nowych samochodów, mimo że mogą one być bardziej szkodliwe dla 
środowiska niż starsze, oszczędne pojazdy. Zamiast tego warto wdrożyć politykę, która skupia się na rzeczywistych emisjach i potrzebach użytkowników, co byłoby bardziej sprawiedliwe i 
skuteczne ekologicznie.

W projekcie zaproponowany został okres 5-letniego wyłączenia spod wymogów SCT dla 
aut należących do mieszkańców Krakowa. Jest to krok w dobrym kierunku, ale takie 
rozwiązanie powinno być rozszerzone także na właścicieli nieruchomości w Krakowie, 
którzy nie mieszkają na stałe w mieście, lecz płacą tu podatki od nieruchomości.

Argumenty za rozszerzeniem wyłączenia:
Wkład finansowy w budżet miasta: Właściciele nieruchomości płacą podatki na rzecz 
Krakowa, co wspiera rozwój miasta i jego infrastruktury. Wykluczanie ich spod 
wyłączenia SCT jest niesprawiedliwe wobec ich wkładu.

Konieczność zarządzania nieruchomościami: Regularny dostęp do nieruchomości jest 
niezbędny dla ich utrzymania, konserwacji, a także realizacji zobowiązań, takich jak 
wynajem czy sprzedaż. Utrudnienia w dojeździe mogłyby spowodować dodatkowe 
koszty i problemy organizacyjne.

Zasada równości i sprawiedliwości: Różnicowanie mieszkańców Krakowa i właścicieli 
nieruchomości, którzy płacą tu podatki, może być odbierane jako nierówne traktowanie 
osób związanych z miastem.

Propozycja alternatywna:
Wprowadzenie analogicznego 5-letniego wyłączenia spod wymogów SCT dla właścicieli 
nieruchomości, którzy płacą podatki w Krakowie.
Opcjonalnie: Wdrożenie mechanizmu umożliwiającego ubieganie się o specjalne 
zezwolenia na wjazd do SCT na podstawie przedstawienia dowodów własności 
nieruchomości .
Wnioski:
Rozszerzenie wyłączeń SCT na właścicieli nieruchomości spoza Krakowa byłoby bardziej 
sprawiedliwe i umożliwiłoby im dalsze korzystanie z ich własności bez zbędnych 

Zaproponowany projekt zakłada możliwość wjazdu do Strefy Czystego Transportu (SCT) dla samochodów niespełniających wymogów emisji poprzez wniesienie opłaty. Jest to potencjalnie dobry 
sposób na złagodzenie ograniczeń SCT, jednak wymaga odpowiedniego dopracowania, aby nie obciążać finansowo użytkowników pojazdów, szczególnie tych, którzy nie mają alternatywy 
transportowej.

Propozycja dotycząca opłat:
Różne opcje opłat: Powinny być dostępne warianty dzienne, miesięczne i roczne, aby dostosować system do różnych potrzeb użytkowników.

Limit rocznej opłaty: Maksymalna wysokość opłaty nie powinna przekraczać 200 zł rocznie. Taki próg pozwoliłby użytkownikom na okazjonalne korzystanie z SCT bez nadmiernego obciążenia 
finansowego, jednocześnie utrzymując zasadę ograniczania wjazdu pojazdów o wysokiej emisji.

Dostosowanie do sytuacji społeczno-ekonomicznej: Wprowadzenie ulg lub obniżonych opłat dla osób, które:

Posiadają nieruchomości w Krakowie i płacą tu podatki.
Są w trudnej sytuacji finansowej i nie mogą pozwolić sobie na zakup nowszego pojazdu.
Muszą korzystać z pojazdu ze względów zawodowych lub zdrowotnych.
Przejrzystość środków: Dochody z opłat powinny być przeznaczone na rozwój transportu publicznego, infrastruktury rowerowej oraz innych działań na rzecz czystego transportu.

Wnioski:
Propozycja dopuszczenia samochodów niespełniających wymogów emisji za opłatą może być dobrym rozwiązaniem, pod warunkiem że wysokość opłat będzie proporcjonalna, sprawiedliwa i 
dostosowana do potrzeb mieszkańców i użytkowników. Wprowadzenie limitu 200 zł rocznie zapewni równowagę między celami środowiskowymi a potrzebami społecznymi, jednocześnie zachęcając 
do korzystania z alternatywnych form transportu.

Dojazd właścicieli nieruchomości mieszkających poza Krakowem – osoby te płacą podatek od nieruchomości na rzecz miasta, dlatego 
powinny mieć możliwość wjazdu bez ograniczeń do całej strefy. Jest to szczególnie istotne w kontekście zarządzania, utrzymania oraz 
codziennego użytkowania swoich nieruchomości. Wprowadzenie takiego rozwiązania byłoby sprawiedliwe i umożliwiłoby właścicielom 
nieruchomości swobodne korzystanie z posiadanego majątku.

1.7.25 13:29:56 Mój samochód pali 5,6 litra oleju i nie wjadę do Krakowa, nowszy samochód spali 12 litrów i wjedzie . Kto bogatemu zabroni Radni Skawiny I innych okolicznych gmin wprowadzą podobne przepisy dla mieszkańców 
Krakowa tylko z większymi stawkami za wjazd. Rozumiem że  ten pomysł  to dojna 
krowa dla Krakowa.

Tysiące urzędników potencjalnych wyborców trzeba ich dobrze opłacać 

1.7.25 13:30:14 Ograniczenie do ścisłego centrum Euro 5 dla dieseli Jak nie wiadomo o co chodzi to chodzi o pieniądze Co. Z samochodami dostawczymi do 3.5 tony, cześć firm kupuje nowe samochody na lata i ich nie wymienia, a jeżdza do KRK jako 
zaopatrzenie...

1.7.25 13:31:01 Strefę ograniczyć do Rynku Zakaz wjazdu dla starszych pojazdów jest wykluczeniem komunikacyjnym i swoistym zakazem bycia biednym ponownie - strefa to zakaz bycia biednym
1.7.25 13:31:07 Brak SCT, ewentualnie ścisłe centrum (od plant do starego miasta). Dostępne dla mieszkańców jak i turystów powinno być całe miasto w samochodach, które przeszły przegląd techniczny i legalnie mogą 

się poruszać po drogach
Jeśli samochód legalnie może poruszać się po drogach nie widzę problemu, dla którego miałby ktokolwiek mieć ograniczoną swobodę poruszania się po mieście. Zmienione na czas nieokreślony Bez sensu. Czyli nie chcemy ograniczyć 'emisji' tylko dodatkowo zarabiać. Smog nie jest skutkiem transportu, w lecie problemu nie ma... Nie interesuję się listą wyjątków, ponieważ SCT nie powinna w żadnym stopniu obowiązywać w Krakowie

1.7.25 13:31:26 stare miasto dostepne powinny być wszsystkie miejsca poza starym miastem kazde auto homologowane i z waznymi badaniami technicznymi powinno byc dopuszczone do ruchu w całym krakowie oprócz obrebu plant zadnych ograniczen dla samochodow zdopuszczonych do ruchu na drogach publicznych
1.7.25 13:32:15 Pierwsza obwodnica. Euro 4 do 2030, potem euro 6 także dla silników z zapłonem samoczynnym. Nonsens.
1.7.25 13:32:22
1.7.25 13:33:19 Skoro pojazd przechodzi kontrolę spalania na diagnostyce co rok to dlaczego mam oddać go na złom dlatego że jest rocznikowo ,,stary" bezsens. Skoro jestem mieszkańcem Krakowa to może nie powinno być ograniczeń. Sprawnym pojazdem. Jeśli już. Wprowadzić zakaz wjazdu ale dla osób z poza miasta. Ale nie dla mieszkańców. Nie rejestrować starych pojazdów , ale zostawić dożywotnie poruszanie się sprawnych 

pojazdów już zarejestrowanych  dla mieszkańców Krakowa. Nie mam środków 
finansowych na zakup nowego pojazdu.

A opłata poprawi powietrze? Bzdury. I co po pięciu latach mam dobry i sprawny pojazd oddać na złom? Przechodzi przegląd badania spalin. Sporadycznie korzystam z 
samochodu po Krakowie, ale są sytuacje kiedy muszę pilnie dojechać .  Nie rejestrować starych pojazdów ale zostawić dożywotnie 
poruszanie się pojazdów już zarejestrowanych dla mieszkańców Krakowa .

1.7.25 13:34:55 rynek do maksymalnie obrzeży plant. auta poniżej 2000 roku produkcji kraków oraz powiat krakowski uważam to za nie dopuszczalne. Ludzie poruszający się starszymi samochodami są ubożsi w związku z tym uważam, że pobieranie od nich opłat jest nie rozsądne 
1.7.25 13:36:00 Jestem przeciw SCT i jakimkolwiek obostrzeniom i kategoryzacji mieszkańców Krakowa.  Czyli mogę wjechać do Krakowa jadąc do szpitala? a później mogę zahaczyć o kleparz?

Totalny bezsens.
Jestem przeciw SCT. nie 5 lat, a dozywotnio dla mieszkanca, albo maksymalnego okresu uzytkowania 

samochodu w ramach ekologii.
nie, to kolejny wytrych aby łupić ludzi. Miasta nie są wasze, a Mieszkańców. Jestem przeciw SCT.

1.7.25 13:37:36 Należy wycofać się z tego pomysłu. Nie ma podstaw do jego wprowadzeniu, a infrastruktura miasta nie zabezpiecza komunikacyjnie osób wykluczonych przez SCT Urzędy, sądy, ośrodki zdrowia i inne budynki użyteczności publicznej takie jak biblioteki itd. - - Jest to skok na pieniądzę mniej zamożnych mieszkańców, których nie stać na wymianę auta Samochody każdeog mieszkańca krakowa
1.7.25 13:38:52 Norma Euro6dt dla diesla pod względem warunków brzegowych emisji nie różni się niczym od normy Euro6 i nawet w normie Euro7 zachowano identyczne poziomy CO2 i NOx . Dlaczego 

w takim razie zmieniają Państwo zasady gry w czasie gry, gdzie w poprzedniej propozycji było Euro5. Sam osobiście wymieniłem samochód posiadający normę Euro4 na Euro6 z 2017 
roku i co? Znowu wisi nade mną konieczność wymiany samochodu? Staram się długo jeździć jednym samochodem, a przez Wasze zapędy znowu mam duży problem. Dlaczego Euro6dt, 
lub 2018 rok, skoro i 2018 roku były rejestrowane, sprzedawane samochody spełniające Euro6 (podstawową). Dlaczego Euro6 z 2018 może wjechać do SCT w 2030, a Euro6 z 2017 już nie 
- czy to nie jest chore? Zmuszacie mnie do kolejnej wymiany dwóch samochodów (Euro5 i Euro6) - miejcie litość dla ludzi i ich budżetów domowych! Czy 13 letni wtedy samochód jest 
złomem? Czy Euro6 to niska norma emisji. Opamiętajcie się. Uważam, że maksymalnie Euro5 powinno wystarczyć. 

1.7.25 13:39:40 Należy SCT ograniczyć do jednej małej ulicy na Rynku. Wymaganie zostanie spełnione i ludzie będą zadowoleni. Wszystkie placówki opiekuńcze, szkoły, uniwersytety, przychodnie, szpitale, urzędy gdzie by się nie znajdowały powinny być poza SCT Należy usunąć. Ta jedna ulica na Rynku powinna być tylko dla koni. Jeśli będzie to tylko jedna ulica na rynku dla koni, wydaje się, że wyłączenia nie są 
potrzebne

Skok na kasę. Jeśli ta jedna ulica na Rynku ma być tylko dla koni, bo one są bez emisyjne, to ma to być ulica tylko dla koni Nie powinno być wyjątków dla nikogo. Jedna ulica tylko dla koni

1.7.25 13:40:33 obszar starego miasta 10 lat 
1.7.25 13:41:47 Nie tworzyć Strefy Czystego Transportu! Nie tworzyć Strefy Czystego Transportu! Nie tworzyć Strefy Czystego Transportu! Nie tworzyć Strefy Czystego Transportu! Nie tworzyć Strefy Czystego Transportu! Nie tworzyć Strefy Czystego Transportu!
1.7.25 13:42:13 Granice strefy nie powinny wychodzic poza ścisłe centrum Krakowa. Proponowane granice SCT w obecnym zakresie doprowadza do upadku wielu firm znajdujacych sie w obszarze strefy lub zmusza je do 

wyniesienia sie poza granice administracyjne miasta (dojazd/odbior produktow przez klientow nie bedzie mozliwy dla osob ktore nie beda w stanie zakupic pojazdu spelniajacego wygorowane normy emisji).
Dojazd do kazdego szpitala czy obiektu infrastruktury krytycznej powinien byc mozliwy niezaleznie od rodzaju pojazdu badz jego 
rodzaju emisji. W zadnym innym z znaczacych miast w Europie (!) nie ma obecnie tak rygorystycznych norm, ktore kategorycznie nie 
pozwoalalyby na wjazd pojazdow nie spelniajacych zupelnie nie uzasadnionych norm.

Wjazd to SCT w Krakowie bez oplat powinien byc mozliwy dla samochodow z norma Euro 6 w gore, za oplata dla wszystkich innych pojazdow. Roznice pomiedzy Euro6 a Euro6temp sa 
minimalne i nie wplywaja znaczaco na jakosc powietrza. Duzo wiekszym problemem sa wciaz rodzaje opalu wykorzystywanego w obszarach otaczajacych Krakow. Na przykladzie SCT w 
Warszawie widac wprost ze wprowadzenie rygorystycznych norm dla poruszajacych sie tam pojazdow w zaden znaczacy sposob nie przyczynilo sie do poprawy jakosci powietrza.

Mieszkancy Krakowa pownini byc tak samo zobowiazani do przestrzegania SCT jak i nie 
mieszkancy. Nie powinno byc roznic w zasadach jesli chodzi o traktowanie osob 
mieszkajacych badz nie w Krakowie.

Sredni wiek zarejestrowanego samochodu w Polsce to ponad 21 lat (Instytut Badań Rynku Motoryzacyjnego Samar) a po usunieciu samochod nie uzytkowanych to 16.1 lat (!). Ludzie nie Taka 
sytuacja jest zwyczajnie spowodowane wysokimi cenami nowych samochodow. Wiec kazdy samochod powininen miec mozliwosc wjazdu do miasta, po uiszczeniu oplaty ktora nie powinna 
prowadzic do wykluczenia spolecznego osob mniej zasobonych finansowo.

1.7.25 13:42:56 Strefa w ogóle nie powinna powstać. Jeśli jednak faktycznie taki jest wymóg prawny, to powinna zostać ograniczone do bezwzględnego minimum, czyli płyty Rynku Głównego. Pomysł wprowadzenia jej w 
granicach administracyjnych miasta jest czystym absurdem.

Czyli, według tych założeń, pacjent dla którego możliwe jest leczenie w innym szpitalu, niż ten w Prokocimiu, ale jest spoza 
Krakowa/nie posiada "samochodu spełniającego normy" ma dojeżdzać na wizyty i zabiegi komunikacją miejską lub taksówką albo 
szukać innego ośrodka i być może po drodze umrzeć? Czy twórcy pomysłów okołostrefowych wyobrazili sobie w ogóle taką sytuację? 
Jak wyobrażają sobie powrót 80-letniej osoby po operacji z innego ze szpitali do domu? Tramwajem? Autobusem? Pieszo? 

Ustalenie standardów w oparciu o euro świadczy tylko o tym, że ochrona środowiska to zwykły pretekst do wprowadzania ograniczeń i dzielenia społeczeństwa na lepszych i gorszych. Do 
miasta będą mogły wjechać samochody o dużej pojemności silnika, spalające dużo większe ilości paliwa, a co za tym idzie produkujące więcej spalin, ale nowe i o odpowiedniej normie 
euro w dokumentacji, ale już małe auto, o małej pojemności silnika, które de facto jest bardziej eko, nie będzie miało wjazdu, bo kiedy było produkowane obowiązywały inne normy euro.

Tak, jak wyżej zostało napisane, strefa w ogóle nie powinna być wprowadzona, a jeśli już, 
to na tak małym obszarze (czyt. Rynek Główny), że niepotrzebne będą jakiekolwiek 
wyłączenia, które tylko odsuwają w czasie coraz większe ograniczenia.

Tak, jak wyżej zostało napisane, strefa w ogóle nie powinna być wprowadzona, a jeśli już, to na tak małym obszarze (czyt. Rynek Główny), że niepotrzebne będą jakiekolwiek wyłączenia, które tylko 
odsuwają w czasie coraz większe ograniczenia.

Tak, jak wyżej zostało napisane, strefa w ogóle nie powinna być wprowadzona, a jeśli już, to na tak małym obszarze (czyt. Rynek Główny), 
że niepotrzebne będą jakiekolwiek wyłączenia, które tylko odsuwają w czasie coraz większe ograniczenia.

1.7.25 13:43:17 brak granic, brak strefy każdym autem wszędzie pozwolić wszystkim autom wjeżdzać inne podejście = porzucenie pomysłu SCT tragiczne politycy i bogacze w autach luksusowych, bo wtedy propozycja dotknie tych, którzy to forsują i popierają :)
1.7.25 13:45:43 Strefa powinna być zmniejszona do ścisłego centrum starówki. Same normy EURO nic nie dają. Samochód zasilany LPG, nawet z normą EURO2 będzie bardziej ekologiczny niż diesel EURO 5, czy benzyna z EURO6, dodatkowo zdarza się, że klasyfikacja 

rocznika ma się nijak do normy rzeczywistej normy EURO.
Dla mieszkańców to wyłączenie powinno być wieczne. I jaki to ma sens ? w/w tylko pokazuje, że wcale nie chodzi o ochronę środowiska czy zdrowia mieszkańców ale o pieniądze. tzw strefa wolna od biedy, czy strefa dla bogacza - mam pieniądze to 

wjadę czym chcę.
Dlaczego np klasyki mają wjeżdżać tylko 50 razy ? Kto to wymyślił i skąd konkretnie liczba 50 ?

1.7.25 13:45:52 Powinna byc dla mieszkańców a nie jak dotej pory  przyjezdnym z poz krakowa i hoteli wokół  plantp Powinno być od Euro 4 Pszeciez nie wszystkich będzie stac na nowe auto okres dla mieszkańców powinien być 
do śmierci technicznej auta 

Powinna byc stawka godzinowa i strefa siedem dni w tygodniu

1.7.25 13:46:05 należy ją całkowicie wycofać cała strefa to zły pomysł pojazdy z lpg powinny zostac dopuszczone niezależnie od roku produkcji, diesle od 2005 roku wycofac to do czasu az bedzie mozliwosc zakupu nowego samochodu za 10 srednich 
pensji

dobrze, ale dlaczego nowe v8 ma moc wjechac bo bogacza stac a jak biedak jedzie cinquecento 1.1 w lpg (EKOLOGICZNYM) to już nie? wyłączona pojazdy zasilane LPG, zabytkowe, osób niepełnosprawnych z kartą parkingową (bez obowiązku rejestracji, naklejania 
czegokolwiek czy innych utrudnień)

1.7.25 13:47:58 Strefa powinna być wyznaczona tylko w ścisłym centrum tj. Rynek. SCT na całe miasto to przesada. Doprowadza to do wykluczenia komunikacyjnego. Strefa jest za duża. Powinna obejmować tylko ścisłe centrum tj. Rynek Rok produkcji i standard EURO jest ok. BRAK Rozwiązanie jest złe. Co z osobami nie mieszkającymi w Krakowie ale pracującymi tutaj lub osób, które korzystają z aut firmowych. BRAK
1.7.25 13:49:28 Granice Rynek Główny Dobrą ale takich miejsc powinno być dużo więcej Te normy są za wysokie .Samochody które mają aktualne bania techniczne Ten okres jest za krótki przeciętnego Krakowianina nie stać na kupno elektryka Fatalne rozwiązanie Lista oczywiście korzystna dla mieszkańców ale dla pracujących w Krakowie to mało ciekawa propozycja.
1.7.25 13:49:49 Zapoznałam się, wszelkie informacje zamieszczam w kolejnych punktach. III obwodnica Krakowa powinna wyznaczać granicę SCT. 

Możliwość dojazdu do szpitala czy parkingu P+R powinna być czymś oczywistym.
Powinna być wymagana norma EURO 5 dla diesli - każdy samochód ma filtr DPF. Jest całe mnóstwo osób żyjących w Krakowie formalnie nie zameldowanych, ale też są 

mieszkańcami Krakowa. 
Powinno traktować się ich tak samo jak osoby zameldowane.

Tak nie może być. To założenie jest krzywdzące - w ten sposób emisje pojazdów należących do zamożniejszych osób, które będą mogły pozwolić sobie na taką opłatę, będą traktowano jako "lepsze", 
"dopuszczalne", "mniej inwazyjne"? 
Albo pojazd może wjechać albo nie. 
Wyjątki tylko dla objętych punktem 2 i 3.

Pojazdy osób z niepełnosprawnościami.

1.7.25 13:50:30 Nie powinno istnieć coś takiego jak ta strefa. Powinno to być zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jesląli samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie 
wolno go dyskryminować poprzez zabranianie poruszania sie po drogach publicznych.

Nie powinno być takich miejsc, ponieważ całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrownym 
samochodem.

Sprawny, bezpieczny i zarejestrowny samochód powinien móc sie poruszać po wszystkich drogach publicznych. Uważam, że jest to niedozowlona dyskryminacja. Oznacza to, że w tej strefie nie chodzi o ekologię, a jedynie aspekt finansowy. SCT jest więc jedynie oszustwem i próbą wyłudzenia większych pieniędzy od podatników oraz zabronienia starszym 
samochodom jazdy po drogach publicznych.

Kolejne wyjątki świadczą o jeszcze większej dyskryminacji. SCT nie spełnia swoich założeń w innych miastach i nie powinno w ogóle byś 
wprowadzane. Jest to dyskryminacja, która przeczy równości i Konstytucji RP.

1.7.25 13:50:36 od rynku do granic II Obwodnicy (Aleje III Wieszczy) jest ok. Ja jestem mieszkańcem Krakowa (jestem też tu zameldowany), ale korzystam z auta użyczonego mi przez moją mamę, która mieszka w 
innym powiecie.  W takim wypadku nie miałbym prawa wjechać do SCT. Proszę to też uwzględnić w tych zasadach. Może należałoby zrobić 
podobnie, jak w przypadku mandatów - właściciel auta, które wjechało do SCT i którego właściciel nie jest mieszkańcem KRK powinien 
podać dane osoby kierującej, w celu weryfikacji uprawnień wjazdu do SCT? To moja propozycja. Pozdrawiam

1.7.25 13:52:02 Wystarczy pierwsza obwodnica to jest dobry pomysł tak  
1.7.25 13:52:05 Osobiście uważam że objęcie całego miasta(granicę administracyjne, minus kilka punktów) to błąd

Ograniczenie ścisłego centrum na tak, ale nie całość!
Uważam że SCT promo być do 5-8km od granic administracyjnych miasta Przy wymianie kopciuchow było dofinansowanie, później zakaz kominków

Czy będą dofinansowania na wymianę samochodów, tu chodzi o uboższych mieszkańców a nie o bogatych których stać na wymianę samochodów na nowsze i droższe w naprawach.
Może zostać plus dofinansowanie na U zakup odpowiedniego samochodu pod konieczne 
warunki użytkowania

Lub można wjeżdżam do czasu sprzedaży, lub śmierci samochodu (brak badania 
technicznego że względu na zły stan techniczny, czy złomowanie)

Może być

1.7.25 13:52:17 SCT jeśli ma już być wprowadzona, winna być tylko do I obwodnicy (centrum - Stare Miasto) tj. Alei Trzech Wieszczy i adekwatnie z drugiej strony do ul Dietla. Dojazd od wszystkich szpitali oraz urzędów państwowych na terenie Krakowa winien być możliwy dla aut, niezależnie od ich emisji. Cała SCT powinna być odrzucona jako pomysł. Takie rozwiązanie jest niesprawiedliwe i preferuje nie wiedzieć czemu mieszkańców 
Krakowa, po to jedynie, by nie protestowali przeciwko SCT (powolne grilowanie żaby). 
Nie ma żadnego logicznego usprawiedliwienia, dlaczego mieszkaniec Bronowic będzie 
mógł dojechać swoim samochodem z normą spalin EURO 1 do opery czy starostwa, albo 
pracy, a mieszkaniec Skawiny nie. Takie rozwiązanie to zwykła dyskryminacja.

Prawo wjazdu do SCT winny mieć wszystkie samochody dopuszczone obecnie do ruchu w Polsce i nabyte przez obecnego właściciela przed 
dniem wprowadzenia SCT.

1.7.25 13:52:24 Tak, należy ją zmodyfikować. W przypadku turystów do Krakowa już nikt nie przyjedzie z mniej zasobnym portfelem. Strefę zrobić ale poszerzając ją. 1 strefa był RYNEK Główny potem 2 strefa były PLANTY a 3 
zrobić Aleje - Wita Stwosza - Powstania Warszawskiego - Klimeckiego - Powstańców Wielkopolskich - Powstańców Sląskich. Powoli rozszerzać co kolejne kilka lat. Niech ludzie się przyzwyczają.  

W pierwszej kolejności powinny być zrobione parkingi by można było zostawić pojazd. Nie mówię o 100-200-500 miejscach. Proszę 
zobaczyć jaka ilość samochodów dziennie porusza się po mieście.

Propozycja jest dobra. W przypadku starszych mieszkańców ( właścicieli aut ) można rozszerzyć do śmieci 
technicznej pojazdu ( braku przeglądu ) lub właściciela pojazdu. Takie osoby np. 75 lat już 
prawie nie poruszają się autami a zakup nowego nie brany jest pod uwagę.

Jak będzie pobierana opłata? To podstawowe pytanie. Z kamer na wjazdach do miasta? Z kamer z centrum i na jakiej podstawie obliczane wjazd - wyjazd? Starsi właściciele i ich pojazdy. 75 plus

1.7.25 13:52:34 Jestem spoza Krakowa ale uważam, że najlepszym pomysłem jest stworzenie kilku dużych parkingów na obrzeżach miasta i poprowadzenie z nich darmowej komunikacji do centrum. Np. 20 zł za cały dzień na 
strzeżonym (przez monitoring) parkingu i darmowy przejazd, co np. 30 min w letnie dni, a inne co 1 godz. lub w zależności od dnia tygodnia. Nie tylko, że spowoduje to odkorkowanie Centrum, zmniejszenie 
emisji ale też będzie więcej miejsc do parkowania i powiedzmy dla tych, którzy nie chcą korzystać, cena dziennego wjazdu będzie kosztować np. 40 zł. Wydaje mi się czysto, ekonomicznie i praktycznie dla 
wszystkich (więcej miejsc parkingowych, mniejszy ruch, mniejsza wypadkowość, mniejsze zanieczyszczenie zarówno emisyjne jak również wszelkimi zanieczyszczeniami spowodowanymi samochodami, 
ułatwiony dojazd służbom ratunkowym itd.) Nie sztuka zakazać ale coś w zamian dać, żeby zachęcić. Można również przy tych parkingach stworzyć np. wypożyczalnię rowerów itd. Pomysłów można mnożyć z 
korzyściami ekonomicznymi dla miasta, mieszkańców, przedsiębiorców ale i też turystów.

1.7.25 13:54:57 Śródmieście  Krakowadiesel Diesel Euro 4 Dla wszystkich  tak samoDys Dyskryminacja wyciąganie pieniędzy  z kieszeni ludzi dojeżdżających do pracy z poza Krakowa oraz turystów Ok
1.7.25 13:55:01 Strefa nie powinna powstać ! Żadna!

Jeśli "urzędasy" chcą wprowadzić strefę, bardzo proszę o wybudowanie strefy wokoło ich domów. Wysokim płotem z drutem kolczastym.

Strefa nie powinna powstać ! Żadna!

Jeśli "urzędasy" chcą wprowadzić strefę, bardzo proszę o wybudowanie strefy wokoło ich domów. Wysokim płotem z drutem 
kolczastym.

Emisja EURO , realnie nie musi mieć nic wspólnego z ilością zanieczyszczenia wydzielanym przez dany samochód.  Stary Matiz bez EURO, mniej truje, niż nowy Mercedes 6l z Euro 6. Strefa nie powinna powstać ! Żadna!

Jeśli "urzędasy" chcą wprowadzić strefę, bardzo proszę o wybudowanie strefy wokoło ich 
domów. Wysokim płotem z drutem kolczastym.

Mieszczkańcy was pogonią ! Zrobią wam strefy w około waszych domów.

Strefa nie powinna powstać ! Żadna!

Jeśli "urzędasy" chcą wprowadzić strefę, bardzo proszę o wybudowanie strefy wokoło ich domów. Wysokim płotem z drutem kolczastym.

Strefa nie powinna powstać ! Żadna!

Jeśli "urzędasy" chcą wprowadzić strefę, bardzo proszę o wybudowanie strefy wokoło ich domów. Wysokim płotem z drutem kolczastym.

1.7.25 13:55:11 Cały Kraków Tak ale opłata powinna być wysoka
1.7.25 13:56:30 Uważam, że strefa czystego transportu powinna obejmować jedynie ulice starego miasta w Krakowie. Wprowadzenie jej na obszarze całego miasta spowoduje wykluczenie transportowe dla gmin ościennych. Wszystkie inne krakowskie szpitale, miejsca pracy oraz największe centra handlowe - Bonarka, Serenada, G. Kazimierz i G. Bronowice. 

Uniemożliwienie dojazdu do miejsc pracy własnym środkiem transportu jest atakiem na mieszkańców powiatu krakowskiego, którzy 
często zaczynają pracę o bardzo wczesnych, lub bardzo późnych godzinach, gdzie dojazd komunikacją miejską jest niemożliwy. 

Jest to pomysł irracjonalny, ponieważ jest to postępowanie wykluczające dojazd osób 
spoza miasta, ale w dalszym ciągu pracującym w Krakowie. Gminy ościenne często 
odprowadzają swoje podatki do miasta powiatowego, w tym przypadku Krakowa. Ten 
pomysł jest procesem w wyniku którego nastąpi mocne podzielenie społeczeństwa. 

Zły pomysł Powinni zostać uwzględnieni mieszkańcy spoza miasta Krakow

1.7.25 13:58:49 Strefa powinna obejmować ścisłe centrum w obrębie I obwodnicy plus fragment Kazimierza. Mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni z ograniczeń związanych z STC.
1.7.25 13:58:55 Tylko Stare Miasto To jest grubo za mało, co z ludzmi ktorzy pracuja w Krakowie a musza dojeżdzac? Bez sensu,stare auta to jest promil,sukcesywnie i tak znikaja z ruchu To dyskryminacja ludzi z poza Krakowa To jak sie zapłaci to jest już eko? Co za bezsens Cały ten pomysł SCT jest bez sensu,wystarczy aany stacje diagnostyczne robiły swoje i problem niesprawnych ait zniknie.W obecnej 

propozycji sct to tylko próba wyciągniecia kasy od ludzi, sekowania ludzi z poza Krakowa a transport mieski kuleje coraz bardziej
1.7.25 13:58:59 Jeśli samochody utrudniają życie mieszkańcom to należy zakazać ruchu natomiast wprowadzanie strefy dla bogatych to ograniczanie wolności dla wybranych kup w miastach zachodniej Europy gdzie takie strefy działały przyniosły tylko straty bo biznes ze strefy ucieka natomiast czystość powietrza się 

nie zmienia polecam sprawdzić na :windy.com 
1.7.25 13:59:21 Dla samochodów benzynowych minimum euro 4, dla diesli euro 5 ok
1.7.25 14:00:18 Jestem przeciwnikiem strefy czystego transportu. Jest zupełnie bezsensowna zarówno pod względem ekonomicznym jak i jej spodziewanych efektów. Jeżeli musi być wprowadzona to wewnątrz 1 obwodnicy, 

aby spełnić wymogi formalne.
Nie dla SCT. Nie dla SCT. Nie dla SCT. Nie dla SCT. Nie dla SCT.

1.7.25 14:00:21 Wyjątki wyraźnie oddalone od autostradowej obwodnicy Krakowa są wg mnie szkodliwe, komplikują system i mogą utrudniać 
weryfikacje.

Auta z silnikiem diesla spełniające normę Euro 5 powinny być dopuszczone do wjazdu do SCT, jak zresztą proponowano w uchwalonych pierwotnie zapisach Może to być ciężkie do egzekwowania/skomplikuje system i kontrowersje dla mniej zamożnych 

1.7.25 14:02:42 Zlikwidować SCT. Cały obszar Krakowa powinien być dostępny. Zmienić wymagania na ustalony poziom emisji mierzony w stacjach kontroli pojazdów. 0 lat wyłączenia. Źle.
1.7.25 14:03:25 Euro 4 dla benzyny 

Euro 5 dla Diesli 



1.7.25 14:04:36 Strefa czystego powietrza, że ludzie będą objeżdżać tą strefę powodując zwiększenie zanieczyszczenia powietrza (więcej km przejechanych - > większe spalanie - > więcej kosztów oraz więcej zanieczyszczeń ) 

To sprawia, że dana strefa mija się z celem ... 

Dana strefa sprawi również, że wiele firm, restauracji, albo upadnie, albo wyniesie się z centrum miasta, albo z miasta całkowicie

Jestem przeciwny SCT, ponieważ to jest nierówne traktowanie obywateli, bogaci pozwolą sobei na zakup elektrycznego samochodu, a 
wielu biednych na to nie stać. 

To jest wbrew konstytucji i traktowaniu obywateli na równi

Jestem przeciwny SCT, ponieważ to jest nierówne traktowanie obywateli, bogaci pozwolą sobei na zakup elektrycznego samochodu, a wielu biednych na to nie stać. 

To jest wbrew konstytucji i traktowaniu obywateli na równi

Jestem przeciwny SCT, ponieważ to jest nierówne traktowanie obywateli, bogaci pozwolą 
sobei na zakup elektrycznego samochodu, a wielu biednych na to nie stać. 

To jest wbrew konstytucji i traktowaniu obywateli na równi

Jestem przeciwny SCT, ponieważ to jest nierówne traktowanie obywateli, bogaci pozwolą sobei na zakup elektrycznego samochodu, a wielu biednych na to nie stać. 

To jest wbrew konstytucji i traktowaniu obywateli na równi

Jestem przeciwny SCT, ponieważ to jest nierówne traktowanie obywateli, bogaci pozwolą sobei na zakup elektrycznego samochodu, a wielu 
biednych na to nie stać. 

To jest wbrew konstytucji i traktowaniu obywateli na równi

1.7.25 14:05:02 Uważam że strefa nie powinna być w ogóle wprowadzona. Jeśli już to tylko i wyłącznie w starym mieście. Uważam że to się samo z siebie wyklucza, skoro będzie można wjeżdżać do niektórych miejsc to można i wszędzie. Samochody które przechodzą przegląd rejestracyjny są zdolne do użytkowania i według konstytucji każdy obywatel ma prawo do godnego życia, nie każdego stać na wymianę 
samochodów, przy tak niskich zarobkach jakie panują 

Mieszkańcy Krakowa płacą podatki i mają pełne prawo korzystać z miasta na równi z 
bogatymi!!!

To już jest śmieszne i żałosne. Czyli jak zapłacą to już samochód nie będzie wprowadzał emisji? Już będzie mógł wjechać jak się kasa będzie zgadzała? Wykluczanie się sami, jesteście śmieszni Każdy mieszkaniec Krakowa miał ma i będzie miał prawo jeździć po swoim mieście. Zobaczycie Państwo co będzie się działo jak tylko 
zaczniecie kombinować, ludzie Was na taczkach wywiozą 

1.7.25 14:05:27 Strefa czystego transportu nie poprawi jakości powietrza w mieście, małe ekonomiczne starsze auta nie będą wpuszczane do strefy, a duże paliwożerne samochody będą mogły swobodnie poruszać się po 
strefie.  Obszar strefy czystego transportu nic nie wnosi realnie do czystości powietrza. 

Strefy nie powinny dyskryminować ludzi biedniejszych, których nie stać na nowszy samochód. Nie powinno się wprowadzać podziałów 
w miastach na strefy dla ludzi bogatych i biednych. 

Rok produkcji czy standard emisji euro nie jest wyznacznikiem ekologiczności auta. W dużych miastach powinno się promować ruch jak najmniejszymi i najlżejszymi samochodami, a nie o 
odpowiednim roczniku i cenie. 

Nie wiem czym się różni samochód mieszkańca Krakowa od samochodu mieszkańca 
Wieliczki i jak adres zameldwania może mieć znaczenie dla czystości powietrza. Nie ma 
związku między takimi parametrami. 

Płacenie za wjazd nie powoduje, że auto staje się ekologiczniejsze. Chodzi o ekoelogię czy o zabieranie najbiedniejszym pieniędzy? Ludzi nie należy dzielić na bardziej uprzywilejowanych i mniej uprzywieljowanych w zależności od tego na jak drogie auto go stać. 

1.7.25 14:05:44 pierwsza obwodnica i nic ponad to pierwsza obwodnica w strefie czystego transportu rozwiązuje talki wydumany problem Euro-4 powinno być dopuszczone przez następne 10 lat, potem Euro 5 przez kolejne 10 lat nie mam uwag ale wyłączenie mieszkańców z tych regulacji na 10 lat jeśli ktoś poważnie traktuje ekologię to odstępstwa za kasę nie powinny być wprowadzone a jeśli budżet miasta chce kasy to łupić tych co nie mieszkają w mieście ale wcześniej wszystkie biura 
administracji przenieść za miasto aby nie było konieczności pobierania opłat za ustawowoą działalność urzędników na rzecz petentów

Pojazdy retro powinny być wyłączone dożywotnio - to jakiś promil a reszta w okresach przejściowych po 10 lat

1.7.25 14:07:08 STC nie należy wprowadzić należy przeprowadzić referendum w tej sprawie STC należy zablokować i przeprowadzić referendum Taxi i przedsiębiorcy powinni być zwolnieni bezterminowo na posiadane samochody dlaczego nie najpierw euro 2 i 3 nie są brane pod uy Mieszkańcy taxi przedsiębiorcy powinni być zwolnieni z STC na samochody już 
zarejestrowane!!!!!!!!!!!! !!!!!

Mieszkańców Małopolski nie powinna obowiązywać ta oplata Krakowianie nie powinni być objęci  STC ponieważ ponad 90% sprzeciwia się temu STC gdzie referendum? Miasto nie należy do urzędników 

1.7.25 14:07:56 Cały pomysł SCT jest absurdalny i powinien zostać zniesiony. Może zamiast wprowadzać kolejne zakazy  lepiej zwiększyć dostęp szarych obywateli do nowszych samochodów? Jak wielu mieszkańców Krakowa (procentowo) posiadających nie dość dobre auto bedzie 
stać w ciągu tych 5 lat na auto spełniające wymogi? 

A co się stanie z tak wpłaconymi pieniędzmi?

1.7.25 14:10:27 Nie wprowadzać Strefy czystego Transportu Nie wprowadzać Strefy czystego Transportu Nie wprowadzać Strefy czystego Transportu Nie wprowadzać Strefy czystego Transportu Nie wprowadzać Strefy czystego Transportu Nie wprowadzać Strefy czystego Transportu
1.7.25 14:11:00 Jestem całkowicie przeciwny wprowadzeniu takiej strefy w Krakowie. SCT ma na celu stopniowe usunięcie samochodów biedniejszych mieszkańców po to żeby mogli po mieście jeździć bogaci właściciele 

nowych samochodów.
1.7.25 14:12:19 Wiem, że strefa musi być przez durne przepisy. Więc niech dotyczy tylko ulicy Rynek Glowny. Park samochodów mamy coraz nowszy, ale wprowadzenie sct nie spowoduje, że nagle wszyscy wymienią auta na nowsze. Bo to przez 

biedę, a nie zaniechanie mam stare auto. Dajcie dojechać do pracy, zarobić na nowe auto.
Myślę, że jak już ma sct obejmować większą strefę to docelowa norma EURO 4 dla benzyny jest wystarczająca. Wiele samochodów ją przewyższa, ale nie można ich homologować 
ponownie. Takie Seicento z normą 3 spokojnie mieści się w 4, no ale niech zostanie ta 4.
Co do dieseli, to się nie wypowiem.

Fajnie, ale z ościennych gmin, a nawet dalszych ludzie przyjeżdżają do pracy. Więc może i 
ich to powinno objąć. Dajcie ludziom zarobić na lepsze samochody.

Lepsze, niż całkowity zakaz. Dodał bym jeszcze, dla tych którzy leczą się przewlekle, mają to mieć za darmo. Wiem, że do szpitali ma być zagwarantowany dojazd, ale taka winieta uratowała i 
uspokoiła by kogoś kto z jednego punktu do drugiego przejedzie przez strefę. Stres nie pomaga w leczeniu.

Ludzie dojeżdżający do pracy. Park and Ride jest dobre, o ile będzie darmowy dla korzystających. Inaczej to bez sensu. Bo lepiej zapłacić w 
centrum, niż na obrzeżach i dojeżdżać zbiorkomem.

1.7.25 14:16:21 Jestem zdania, że SCT nie powinna obowiązywać na obszarze całego miasta (bez względu na opisane poniżej wyłączenia). Low emission zones czy też strefy z congestion charge, tam gdzie są one stosowane, nie 
obejmują w żadnym mieście jego całego obszaru. Koncentrują się raczej na centrum i obszarach do niego przyległych (por. https://urbanaccessregulations.eu/userhome/map). 

SCT nie powinna koncentrować się na de facto niedopuszczaniu do wjazu na teren miasta pracowników mieszkających poza nim. Strefa powinna raczej zasadzać się na skłonieniu tychże pracowników do 
przesiadki do komunikacji miejskiej. W związku z tym, należałoby umożliwić wjazd do takiego miejsca w mieście, które taką przesiądkę umożliwia w rozsądnym zakresie.

Dlatego też postulowałbym o zmienienie zakresu obowiązywania strefy na ograniczenie drugą obwodnicą.

Dodatkowo, pieniądze uzyskane w ramach krakowskiego "congestion charge" należy ulokować w funduszach celowych na poprawę dostępności komunikacji miejskiej oraz infrastrukty rowerowej. 

Należy również zaproponować stawkę roczną. 

1.7.25 14:18:18 Nowa propozycja granic to ich brak, brak SCT w krakowie Kazdy sklep, kazdy urzad, kazde osiedle aby nie wykluczac ludzi ktorych nie stac na nowy samochod Powinno być 10 lat wyłączenia dla każdego obywatela Polski Czyli jeśli sie zapłaci to juz nie wydziela co2? To chyba bez sensu? 
1.7.25 14:18:31 Wprowadzenie SCT w proponowanym kształcie byłoby przyczyną wielu negatywnych zjawisk (społecznych, gospodarczych itp) przede wszystkim z powodu totalnego ograniczenia swobód obywatelskich 

(korzystanie z własności), a co za tym idzie WOLNOŚCI jako takiej. W wyniku powyższego można spodziewać się w niedługim czasie wyraźnego spadku jakości życia mieszkańców regionu, którego bezpośrednią 
przyczyną byłby stres wynikający ze wzrostu kosztów życia (ponoszenie dodatkowych opłat, utrudnienia w prowadzeniu działalności gosp., dodatkowy czas spędzony w korkach). To z kolei będzie miało 
bezpośredni wpływ na pogorszenie zdrowia ludzi dotkniętych w/w zjawiskami, co z kolei zaskutkuje zwiększeniem liczby pacjentów w przychodniach, szpitalach itp, do których ci będą musieli jakoś dotrzeć (w 
dużej mierze samochodem), co wygeneruje dodatkowe korki, emisje itp, itd..., a ludzie, zamiast pracować, zarabiać, płacić podatki i cieszyć się życiem, będą ze stresu chorowali i umierali, ku uciesze nie wiem 
kogo...

bez komentarza... Choć SCT jako takie jest według mnie pomysłem  złym i arcyszkodliwym, to patrząc na normy emisji zaproponowane w pierwszym projekcie (tym uchylonym przez NSA), odnoszę 
wrażenie, że wtedy ktoś ostatkiem sił uruchomił swoje pokłady dobrej woli / zdrowego rozsądku i zaproponował takie właśnie normy Euro. Aktualna propozycja jest dla mnie dowodem 
na kompletne nieliczenie się z realiami życia panującymi dziś w Polsce. mam samochód wyprodukowany w 2003 roku. Ponieważ dbam  o niego, serwisując go regularnie i nie szczędząc na 
to pieniędzy, nie mam zamiaru się z nim rozstawać, tylko dlatego, że zabrakło mu 2 lat do spełnienia nowszej normy Euro. Jako inżynier i technik mechanik z 30-letnim doświadczeniem, 
mogę stwierdzić, że o ile, jako nowe samochody z lat 2000 - 2005 spełniające normę Euro3, faktycznie charakteryzowały się większym poziomem wydalanych szkodliwych substancji niż 
nowe pojazdy spełniające normę Euro 4 lub 5, to już w pojazdach używanych, z przebiegiem pow. 150 000 km, te różnice bardzo często się zacierają. Ma to związek z bardziej 
skomplikowanym i wymagającym układem odpowiadającym za właściwe przygotowanie i spalanie mieszanki paliwowo-powietrznej, oraz układem oczyszczania i recyrkulacji spalin, co 
wiąże się nie tylko z większym kosztem obsługi serwisowej, ale też ze zwiększonym ryzykiem popełnienia błędów podczas w/w obsługi, co z kolei bardzo często skutkuje zwiększeniem 
ilości wydalanych szkodliwych substancji przez taki pojazd nawet w porównaniu z pojazdem wyprodukowanym wcześniej, z uwzględnieniem niższej nory emisji Euro, n.p. 3 lub nawet 2. 

Jak w poprzednich punktach napisałem, jestem przeciw wprowadzeniu SCT jako takiej. 
Gdyby jednak, jakimś strasznym zrządzeniem losu miała ona wejść w życie, to nie 
wyobrażam sobie, abym ja, jako mieszkaniec nie mógł swoim samochodem, 
spełniającym wszystkie wymagane prawem przepisy (zarejestrowany, posiadający 
aktualne badanie techniczne, oraz ubezp. O.C.) nie mógł dojechać pod mój własny dom w 
Krakowie, oraz spod niego wyjechać, bez ponoszenia jakichś dodatkowych absurdalnych 
opłat. W związku z tym uważam, ze mieszkańcy gminy Kraków, oraz ci, którzy prowadzą 
tu długoterminowo swoje interesy (działalność gosp. - wynajmują lokal) powinni być 
wyłączeni spod wszelkich restrykcji SCT bezterminowo, ponieważ to dzięki ich podatkom 
to miasto funkcjonuje.

1.7.25 14:26:33 powinno się ją całkowicie usunąć, bzdura. jeden wielki żart. Nigdy Kraków nie powinien takiego czegoś przyjmować, w innych krajach się już z tego śmieją. Atak na portfele Polaków, przez to, że będą musieli wymieniać 
samochody. Osoby, za których rządów to wejdzie w życie będzie można z czystym sumieniem nazwać Ekoterrorystami :)

kolejny atak na portfele obywateli/mieszkańców Krakowa - pomysł jest zły, ale absolutnie mnie to nie dziwi - typowy przykład koalicji rządzącej, która jedyne co potrafi to okradać portfele Polaków :)

1.7.25 14:26:53 Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć Strefa Czystego Transportu nie powinna istnieć
1.7.25 14:27:26 Strefy Czystego Transportu należy zlikwidować i zezwolić na normalne poruszanie się pojazdami spalinowymi bez względu na klasę emisji spalin To rozwiązanie uważam za wyjątkowo niesprawiedliwe. Strefy Czystego Transportu należy zlikwidować i zezwolić na normalne 

poruszanie się pojazdami spalinowymi bez względu na klasę emisji spalin i miejsce docelowe jazdy
To rozwiązanie uważam za wyjątkowo niesprawiedliwe. Strefy Czystego Transportu należy zlikwidować i zezwolić na normalne poruszanie się pojazdami spalinowymi bez względu na klasę 
emisji spalin

To rozwiązanie uważam za wyjątkowo niesprawiedliwe. Strefy Czystego Transportu 
należy zlikwidować i zezwolić na normalne poruszanie się pojazdami spalinowymi bez 
względu na klasę emisji spalin i miejsce zarejestrowania samochodu

To rozwiązanie uważam za wyjątkowo niesprawiedliwe. Strefy Czystego Transportu należy zlikwidować i zezwolić na normalne poruszanie się pojazdami spalinowymi bez względu na klasę emisji 
spalin bez naliczania dodatkowych opłat 

To rozwiązanie uważam za wyjątkowo niesprawiedliwe. Strefy Czystego Transportu należy zlikwidować i zezwolić na normalne poruszanie 
się pojazdami spalinowymi bez względu na klasę emisji spalin oraz rodzaj pojazdu

1.7.25 14:27:33 Zakaz wjazdu aut z normą niższą niż Euro6 jest zbyt restrykcyjny. Trzeba dać ludziom czas na na przesiadkę na nowsze auta. Proponowałbym Euro4 dla benzyny i Euro 5 dla diesla Czemu wyłączac mieszkańców Krakowa, trują mniej? Zamiast wyłączać zacząć od 
niższych norm Euro i objąć wszystkich jeżdżących po Krakowie

To jest wyciąganie pieniędzy od kierowców. Czyli nie mogę wjechać bo auto truje, ale jak zapłacę to mogę. Bez sensu Nie zwlaniać nikogo z zakazu wjazdy. Zamiast tego dać ludziom czas na przesiadkę na nowsze auta

1.7.25 14:32:14 Tylko stare miasto Powinno się swobodnie poruszać po całym Krakowie Obecne standardy Euro są chore, żaden rozwinięty kraj nie ma tak restrykcyjnych przepisów, ludzie są biedni i nie stać ich na zmiany samochodów na nowe. Powinny być euro 4 dla diesla 
i benzyny.

Zmniejszenie wymagań emisji euro dla mieszkańców Krakowa Skandaliczne rozwiązanie, jak wyciągnięcie nam pieniądze z kieszeni to nagle będziemy ekologiczni?

1.7.25 14:33:22 RYNEK GŁÓWNY KAŻDY POWINIEN MIEĆ MOŻLIWOŚĆ JAZDY PO MIEŚCIE SWOIM POJAZDEM, KTÓRY JEST SPRAWNY I POSIADA WAŻNE BADANIE 
TECHNICZNE.

JEŻELI RADNI CHCĄ OGRANICZENIA RUCHU AUT TO NIECH ZACZNĄ SAMI CHODZIĆ NA NOGACH NIE POWINNO BYĆ ŻADNYCH OGRANICZEŃ W PORUSZANIU SIĘ PO MIEŚCIE DLA 
MIESZKAŃCÓW

KTO TO WYMYŚLA? POJAZD NIE SPEŁNIA OKREŚLONEJ NORMY - TRUJE MIASTO, ZAPŁACĘ KASĘ I JUZ JEST WSZYSTKO WPORZĄDKU? CZYLI BOGATY CZŁOWIEK MOŻE ROBIĆ CO CHCE, BIEDNY MA NIE 
WYCHODZIĆ Z JASKINI?

MOŻNA WPROWADZIĆ STREFĘ (SKORO TAK NAKAZUJE USTAWA) NIE UTRUDNIAJĄC ŻYCIA LUDZIOM. TRZEBA TYLKO ODROBINĘ DOBREJ 
WOLI I WOLNEGO UMYSŁU. 

1.7.25 14:33:31 Nie wprowadzać wcale strefy, której jedynym celem jest tak naprawdę dyskryminacja biedniejszych ludzi. Nie wprowadzać wcale strefy, której jedynym celem jest tak naprawdę dyskryminacja biedniejszych ludzi. Nie wprowadzać wcale strefy, której jedynym celem jest tak naprawdę dyskryminacja biedniejszych ludzi. Nie wprowadzać wcale strefy, której jedynym celem jest tak naprawdę dyskryminacja 
biedniejszych ludzi.

Nie wprowadzać wcale strefy, której jedynym celem jest tak naprawdę dyskryminacja biedniejszych ludzi. Nie wprowadzać wcale strefy, której jedynym celem jest tak naprawdę dyskryminacja biedniejszych ludzi.

1.7.25 14:34:58 Najlepiej by było zacząć od SCT tylko wewnątrz II obwodnicy (z wyłączeniem samej obwodnicy), a następnie co kilka lat dołączać kolejne obszary. SCT na całe miasto od razu to wg mnie zbyt radykalne 
postępowanie.

Dojazd do wszystkich Park and Ride, np. Krowodza Górka P+R, Pachońskiego P+R, Czerwone Maki P+R, Kurdwanów P+R, Bronowice 
P+R który nie istnieje jeszcze ale jest w fazie projektowania.

Jeśli SCT ma wejść już w od lipca 2025 to powinna być bardzij stopniowa, np dla Diesli najpierw Euro 2, a za kilka lat Euro 3, za następne kilka Euro 4 itd. Dla miekszańców Krakowa jak 
opisałem w pkt 4.

Wg mnie powinno być 5 lat wyłaczenia dla Krakowian dla samochodów diesli Euro 2 i 10 
lat dla diesli Euro 3.

Kwoty opłat za wysokie. Albo te kwoty powinny dotyczyć najstarszych aut, np. diesli Euro 1 i Euro 2. Dla Euro 3 i 4 niech będą opłaty połowe niższe. A jeszcze pytanie na co te pieniądze będą 
przeznaczone? Powinny być na polepszenie infrastruktury drogowej żeby zmniejszyć korki. Tak naprawdę to ogromne korki odpowiadają bardziej za zanieczyszczenie powietrza niż auta z niskimi 
normami spalin, jeśli już mówimy o samochodach.

Wg mnie wszystkie osoby (nie tylko mieskzańcy Krakowa) które kupiły samochód przed wprowadzeniem strefy albo chociażby przed 
rozpoczęciem projektu, powinny zostać zwolnione z obowiązywania na kilka lat, np. 5 lat. Mieszkańcy Krakowa powinni mieć dodatkowe 5 
lat, czyli w sumie 10 lat. To byłby rozsądny czas żeby nie wpędzać ludzi w dodatkowe koszty (auta  używane są bardzo drogie w obecnych 
czasach).

1.7.25 14:36:42 SCT powinna obejmować zabytkowe centrum miasta. A co w wypadku korków i możliwości objazdu? Pomysł na pierwszy rzut oka jest ok, ale nie ma szans na działanie w relanym życiu. Nonsens. Są starsze samochody z małymi silnikami jak fabia, które są czystsze niż nowe suvy. Podwójne standardy Nie wiem, czy śmieszne, czy żałosne. Czyli smrodziuch z Euro 3 jest OK jak zapłaci haracz? Haracz od biedy? Tak. Uważam, że SCT powinno być na wzór Niemiecki, z małą poprawką w wypadku diesela (od euro 5 są DPFy we wszystkich). Benzyna 
Euro4 bezterminowo, Diesel Euro5 bezterminowo. 

1.7.25 14:36:44 Nie powinno być żadnej strefy SCT. Nie mamy metra, komunikacji jest w opłakanym stanie. 
1.7.25 14:37:56 Uważam, że powinna być ograniczona do obszaru wewnątrz trzeciej ew. czwartej obwodnicy Krakowa. Rozciąganie jej na cały Kraków wydaje się nadmierne. Uważam, że tworzenie "wyrw" w strefie, aby dopuścić do dostania się do arbitralnie określonych obiektów nie jest dobrym pomysłem. 

Może to też powodować przypadkowe wjazdy do strefy tylko w celu dojazdu do określonego obiektu. Jeżeli dopuszczamy Szpital 
Uniwersytecki w Prokocimiu, to dlaczego inne szpitale miałyby być pod tym kątem "gorsze"? Alternatywnym pomysłem byłaby 
możliwość wjazdu po zgłoszeniu celu do systemu, a następnie zeskanowanie QR kodu w danym obiekcie, a następnie okresowa 
weryfikacja pod kątem nadużyć. Dawałoby to możliwość np. dojazdu do każdego szpitala w mieście bez dyskryminacji innych 
obiektów. Otwartą kwestią byłoby zagadnienie, jakie cele podróży byłyby dopuszczalne w kwestii wjazdu do strefy.

W Polsce głównym problemem jest nie tyle bardzo wysoki średni wiek pojazdów (wszak restrykcyjna norma Euro 4 obowiązuje już od 14 lat!), co ich zły stan techniczny oraz domorosłe, 
nielegalne zabiegi obniżające koszty ich eksploatacji poprzez niewłaściwe serwisowanie, a nawet usuwanie elementów odpowiedzialnych za oczyszczanie spalin (filtry cząstek stałych, 
katalizatory). (źródło: https://mappingair.meteo.uni.wroc.pl/2020/05/normy-czystosci-spalin/). Bez odpowiednio rygorystycznej weryfikacji jakości spalin przez w ramach np. badania 
technicznego pojazdu, opieranie się wyłącznie na normie Euro wydaje się złudne. Dodatkowo, wzorem Niemiec można byłoby wprowadzić wyjątek polegający na tym, że samochód 
mógłby być uprawniony do wjazdu do strefy, jeżeli faktycznie spełnia określoną jakość spalin, nawet jeżeli nie był przy produkcji homologowany względem konkretnej normy Euro. 
Okazuje się, że stary Mercedes może mieć niższy poziom emisji tlenków niż współczesny diesel (https://autokult.pl/sprawdzili-spaliny-40-letniego-mercedesa-zaskakujace-
wyniki,7012993636432480a)

Zasadnicze pytanie dotyczy, czy jest taka dyskryminacja nie będzie później skutkować 
uchyleniem uchwały przez wojewodę / wojewódzki sąd administracyjny.

Uważam, że jest to ukryta forma podatku, która uderzy w mniej zamożne osoby, które nie mogą pozwolić sobie na wymianę samochodu na nowszy a będą zmuszone do płacenia np. miesięcznej 
opłaty ze względu na uzasadnioną konieczność poruszania się po strefie (pomoc rodzinie, praca zawodowa etc.).

Uważam, że pojazdy zabytkowe nie powinny być zwalniane z wjazdu do SCT. Obecnie istnieje cały proceder związany z "podciąganiem" 
samochodu do rejestracji jako zabytek, bo wiążą się z tym określone korzyści. Jeżeli ktoś jeździ samochodem zabytkowym to zazwyczaj 
celem jest przyjemność z jazdy a nie rzeczywiste poruszanie się pojazdem w określonym celu.

1.7.25 14:38:18 Uważam że nie powinno się jej wprowadzać ponieważ auta w Polsce z roku na rok są coraz lepsze, wystaczy poczekać a flota społęczeństwa naturalnie sie wymieni. Nie ma potrzeby robić tego kosztem tego 
pokolenia. 

Uważam że nie powinno się wprowadzać ZCT ponieważ auta w Polsce z roku na rok są coraz lepsze, wystaczy poczekać a flota 
społeczeństwa naturalnie sie wymieni. Nie ma potrzeby robić tego kosztem obecnego pokolenia. 

Rok produkcji nie ma żadnego znaczenia. Nie musimy zakazać wjazdów, wystarczy poczekać 10 lat i te auta zostaną samoczynnie wymienione na nowe. uważam że to zbyt krótki okres- należy go wydłużyć do 15 lat Auta które przechodzą przeglądy roczne nie powinny być karane jakąkolwiek opłatą za wjazd. Uważam że nie powinno się jej wprowadzać ponieważ auta w Polsce z roku na rok są coraz lepsze, wystaczy poczekać a flota społęczeństwa 
naturalnie sie wymieni. Nie ma potrzeby robić tego kosztem tego pokolenia. Auta które przechodzą przeglądy roczne nie powinny być 
karane jakąkolwiek opłatą za wjazd. 

1.7.25 14:39:41 strefa ok ale tylko w obrębie I Obwodnicy strefa ok ale tylko w obrębie I Obwodnicy powinny być niższe 10 lat żerowanie na biedniejszych mieszkańcach pojazdy z LPG
1.7.25 14:40:28 nie powinna przekraczać 1 obwodnicy Strefa jest zbyt duża, a co jak ktoś chory potrzebuje dojechać na Galicyjską do szpitala onkologicznego? Ma też być wykluczony? Kopcący diesel euro6 bez katalizatora nie jest bardziej eko niż sprawny diesel z euro4. Trzeba eliminować prawdziwych smrodziarzy i ciężkie auta - ciężkie auta spalają dużo i równie dużo 

pyłu, np. z klocków hamulcowych zostaje w atmosferze
jakiekolwiek wyłączenia to pozytywna dyskryminacja skok miasta na pieniądze podatników, dlaczego mam dodatkowo płacić poza PIT miastu za to, że w nim żyję -

1.7.25 14:40:37 Granica powinna obowiązywać tylko w częściach ścisłego centrum , rynku i parków, do momentu aż powstaną parkingi i dodatkowa komunikacja miejska na początku strefy, najlepiej metro (co patrząc na 
polskie realia jest nierealne). Bo proponowane rozwiązanie wręcz od razu mówi że żeby wjechać to trzeba zapłacić - i co to zmienia? Chodzi o czyste powietrze czy o to żeby znów nałożyć ukryty podatek zwany 
"opłatą emisyjną". Rozwiązanie powinno też dotyczyć komunikacji miejskiej - dopóki nie ma zeroemisyjnych pojazdów komunikacji miejskiej to jakim prawem ludzie mają posiadać ekologiczne pojazdy! Jak i 
również służby - śmieciarki? policja, straż, karetki? one są EKO? URZĘDNICY I POLITYCY!

Nie, nie jest dobrym rozwiązaniem. Czyt. wyż. Patrząc na wiek samochodów jakie posiadają Polacy, data dla Euro 4 i Euro 6 powinna być przedłużona do 2035r. a nowsze normy do 2050r.  Dodatkowo powinno to zależeń też od 
posiadanego silnika - przecież SUV z silnikiem 4.0 Diesel w normie Euro 6 jest mniej eko niż auto z 2004 z silnikiem na benzynę/gaz. 

Czyli znów nie chodzi o ekologię tylko o podatek (przepraszam OPŁATĘ) dla mieszkańców 
z spoza Krakowa. Nie widzę różnicy jeśli chodzi tylko o o ekologię to powinno to 
dotyczyć WSZYSTKICH!. 

Kolejny chory podatek. Jeśli już wjedzie to 100% na OZE, wymianę taboru, i drogi - bezwzględne 100% z jawnym raportem ile środków i gdzie zostały ulokowane z wyłączeniem organizacji 
ekologicznych bo znów zostanie to rozkradzione jak wszystko w tym tekturowym Państwie. 

Czyli Polacy masowo w swoich 20letnich autach będą zakładać żółte tablice. Nie ma nigdzie mowy o Hybrydach? co z dostawami do 
sklepów? rozumiem że Biedronki i inne najważniejsze dla Polaków tego typu dobra "narodowe" będą płacić większe opłaty ? bo dostawy są 
codziennie. Dla mnie to rozwiązanie to jest jawne ograniczanie wolności i swobody, żadne strefy nie powinny powstawać, odpowiednie 
lokalizacje powinny zostać całkowicie wyłączone z ruchu, powstawać strefy parkingowe poza miastem, dla mnie wjazd do miasta autem to 
żadna przyjemność chętnie zostawię przed centrum i dojadę dobrą,czystą, szybką komunikacją miejską. A parkingi w centrum zmienić w 
parki i zazielenić. Ograniczacie swobodę ze względu na ekologię a wszystko zalewacie betonem. Kto jak kto ale Urząd jeśli się postawi to 
wszyscy o tym usłyszą i ludzie będą bić brawo. Ale niestety mokry sen... brniecie w to ślepo i źle na tym skończycie. 

1.7.25 14:41:05 Nie powinno być takiej strefy. Taka strefa nie wnosi praktycznie nic do polepszenia jakości powietrza, a wyklucza pewne osoby z możliwości korzystania ze swojego starszego środka transportu. Jak wyżej. Czyli osoby, których nie stać na wymianę auta mają jeszcze dodatkowo dopłacać? Przecież tu nie ma logiki.
1.7.25 14:41:21 Żadnych stref, duże nowe samochody więcej spalają niż starsze mniejsze. To jest segregacja, ludzi jeszcze bardziej chcecie skłócić naród Żadnych stref, koniec z segregacją ludzi Żadnych stref, koniec z segregacją ludzi. Żadnych stref, koniec z ogłupianiem ludzi, stop segregacji ludzi. Jaka obłuda tkwi w tym pytaniu, to co jak zapłaci to już nie truje. Ludzie opamiętajcie się, sami na siebie kręcicie bat. Stop segregacji ludzi, żadnych stref. Następny obłudny kruczek, czy wy już nie myślicie, żadnych stref, do czego wy dążycie ?, koniec z segregacją ludzi.
1.7.25 14:44:56 Ograniczona strefa do ścisłego centrum miasta (strefa parkowania A1) Dla mieszkańców Krakowa limit wieku w momencie wprowadzenia strefy - 30 lat (lub minimalna norma Euro - 5)

Dla reszty 20 lat i norma euro - 6
najlepiej całkowite wyłączenie mieszkańców (zameldowanych) z wymogów Dobre rozwiązanie  Dobrze ale dla mieszkańców chciałbym rozszerzenia limitów 

1.7.25 14:45:34 Nie każdy ma możliwość żeby zmienić auto na nowszy rocznik a czasami bywa tak że człowiek musi wjechać do tego Krakowa więc nie powinno być zakazu Nie podoba mi to Niech ludzie zaczną segregować śmieci, kupować mniej produktów żywnościowych które potem laduja w śmieciach ponadto mniej ładowarek i innych rzeczy elektronicznych Nie podoba mi się to To też mi się nie podoba
1.7.25 14:47:09 tu nie ma co modyfikowac tylko w ogole jej nie wdrazac.

Jedyny cel to okradanie ludzi z pieniedzy pod pretekstem "EKO" a w realu transport to raptem 7-9% calosci.
Chcecie znowu wyciagnac z ludzi pieniadze.

chce dojezdzac wszedzie a nie do 2 miejscowosci. Te durne przepisy spodowuja,ze jeszcze wiecej osob bedzie musialo mieszkac w KRK j.w. nie wprowadzac wcale albo dla kazdego, co to za dyskryminacja obcych? haracz i to jest glowny cel tych stref urzednik, polityk to taki pasozyt. Jedyne co robi to mysli co by tu zrobic,zeby utrudnic ludziom zycie i wyciagnac od nich nastepne pieniadze

1.7.25 14:47:58 Uważam, że strefa SCT nie powinna obejmować obrzeży Krakowa np. Olszanicy od ronda w Chełmie. Od ul. Olszanickiej jest dojazd do obwodnicy i lotniska. Myślę że tam powinien być przejazd dla starszych 
samochodów które nie wjeżdżają do centrum. 

Dojazd ul. Olszanicką z lotniska do ronda w Chełmie Uważam że przy dislach powinna być norma Euro 5 i roczniki powyższe 2010 r. Euro 6 to przesada. Mam diesla z normą Euro 5 z filtrem cząstek stałych, który pali 4 litry na 100 km. 
Chyba aż tak bardzo nie zanieczyszcza powietrza
Auta benzynowe palą dwa razy więcej paliwa i nie mają filtrów Dpf

Bardzo dobry pomysł. Okres może być dłuższy 10 lat. Bardzo dobrze 

1.7.25 14:48:15 Powinien być zakaz poruszania się samochodów ciężarowych podczas dnia na terenie miasta. Likwidacja bus pasów w rejonach bardzo dużego natężenia ruchu i dłuższy czas przejazdu na dużych 
skrzyżowaniach aby upłynnić ruch i uniknąć nagromadzenia się dużej ilości szkodliwych substancji w krótkim odstępie czasu. 

Takie miejsca powinny być ufundowane z budżetów gmin otaczających Kraków i mieścić się w granicach tych gmin. Miasto Kraków 
powinno dołożyć starań aby ludzie spoza Krakowa mogli dostać się do miasta zapewniając komunikację zbiorową do tych miejsc. 

Często jest to błędnie zinterpretowane i samochód posiadający normę Euro 4 widnieje w systemie jako samochód posiadający znacznie niższą normę ze względu na rok produkcji i 
powinno to być poprawione. 

Mieszkańców Krakowa nie powinno ono dotyczyć w ogóle, ponieważ to samochody 
spoza miasta przyczyniają się do zanieczyszczeń. 

Tak ale powinna być ona na tyle duża, że zniechęciłaby osoby spoza Krakowa do wjazdu do miasta. Krakowian nie powinno dotyczyć SCT! Jedynie ścisłe centrum wokół rynku w Krakowie powinno być wyłączone z ruchu samochodów. 

1.7.25 14:48:26  Strefa Czystego Transportu powinna być wprowadzona tylko w ścisłym centrum miasta w obrębie drugiej obwodnicy. Oczywiście powinna nie dotyczyć mieszkańców miasta Krakowa. Takimi miejscami powinny być WSZYSTKIE szpitale na terenie miasta Krakowa - nie wyobrażam sobie żeby dojazd do szpitala na ulicy 
Garncarskiej (szpital onkologiczny) był w jakimkolwiek stopniu ograniczony. 

Uważam, że rok produkcji czy klasa euro nie powinny mieć żadnego znaczenia a ważnym i wiążącym powinien być pozytywny wynik badania technicznego pojazdu. Nowe auta które będą 
złym stanie technicznym nie powinny poruszać się po mieście (ogólnie nigdzie). A nawet starsze auta niespełniające jakichś klas mogą być zadbane a ich właściciele nie będą mogli z nich 
korzystać.

Mieszkańcy Krakowa NIGDY nie powinni być objęci SCT. Oceniam źle. Bogatych stać na nowe auta i opłata nie będzie dla nich a nie była by dla nich obciążeniem. Osoby które nie mają nowych aut bo nie stać ich na wymianę co kilka lat sprawnego 
samochodu będą mieć dodatkowo ciężej bo dla nich opłata będzie obciążeniem.

Czy ktoś z Państwa pomyślał co będzie się działo z tymi wszystkimi autami których wymianę chcecie wymuszać na obywatelach? Mają trafiać na złomowiska jako kolejne tysiące ton śmieci bo rok 
produkcji się nie zgadza z "widzi mi się" jakiejś grupy lobbystów.

Mieszkańcy Krakowa dożywotnio, podjazdy zabytkowe, pojazdy specjalistyczne (pogotowie, straż pożarna) dożywotnio a nie jakieś 
śmieszne pięć lat.

1.7.25 14:49:32 ścisłe stare miasto euro 2 dla benzyny i euro 4 dla diesla samochody mieszkańców do śmierci technicznej pojazdu złe
1.7.25 14:50:30 SCT powinna być ograniczona do rynku i dochodzących ulic (strefa A1). Wymagania dotyczące roku produkcji lub standardu emisji Euro nie powinny dotyczyć w ogóle pojazdów należących do mieszkańców Krakowa. Alternatywnie, mogły by objąć jedynie 

grupę mieszkańców aktywnych zawodowo, otrzymujących miesięczne wynagrodzenie na poziomie co najmniej średniej krajowej.
Auta należące do mieszkańców Krakowa powinny być w ogóle wyłączone spod 
wymogów SCT. Ewentualnie można wziąć pod uwagę kryterium aktywności zawodowej i 
zarobków. W innym przypadku dojdzie do dyskryminacji mieszkańców, których nie stać 
na auto spełniające te wymogi, posiadających starsze samochody.

1.7.25 14:50:54 Ogólnie rzecz biorąc tej strefy nie powinno być wogole. Jak już jest to koniecznością to może w okolicach rynku głównego tylko. A gdzie mają parkować ludzie przyjeżdżający ze stron Liszek itp ? Bo jedyny p&r jest na czerwonych makach. Wprowadzenie euro6 jest bezsensowne. Niestety większość ludzi nie bardzo jest stać na wymianę samochodu który nie kosztuje 10-15tys tylko 3 albo 4 razy drożej. Co ma powiedzieć 
kierowca który kupił dopiero auto i nagle okazuje się że go musi zmienić bo nie wjedzie do Krakowa. Myślę że dla diesla to powinno być euro4 max euro 5.

Więc jeżeli opłacę wjazd to wtedy będę EKO ? Bo moim zdaniem jest to wielki skok na kasę. Nie zapłacę jestem trucicielem a jak zapłacę jestem EKO.

1.7.25 14:51:36 Z najnowszych badań wynika, że zanieczyszczenia powietrza wynikające z transportu kołowego dotyczą samej drogi, a efekt na terenach poza pasem drogowym jest znikomy po wprowadzeniu SCT (wynika to z 
raportu zamówionego przez Warszawę). 
Z tego względu SCT powinna dotyczyć tylko tych miejsc, gdzie jest duży ruch na przejściach dla pieszych. Poza ścisłym centrum efekty dla mieszkańców będą niezauważalne.
Czemu STC dotyczy 24h/dobę i 7/dni w tygodniu? W czym problem jako osoba w nocy przejedzie bez korków płynnie przez miasto? Albo przyjedzie w weekend kiedy jest mniejszy ruch? 
SCT powinna dotyczyć tylko godzin szczytu i osób codziennie się poruszających!

Wyłączenia powinny dotyczyć okresów mniejszego ruchu poza godzinami szczytów. W szczególności w nocy, ale też w weekendy. W pierwszym okresie będą mogły wjeżdżać auta benzynowe wyprodukowane w roku 2005, a diesel w roku 2014. Jest to ogromna niesprawiedliwość, że ludzie z 20letnim autem 
benzynowym nie muszą kupować nowego auta, a posiadacze diesli posiadający maksymalnie 11letnie auta już muszą. 
Jak to się ma do faktu, że np. osoba, która na co dzień porusza się komunikacją miejską, a na weekend potrzebuje wjechać za miasto starszym dieslem jest relatywnie mniej emituje 
zanieczyszczeń od osoby, która codziennie jeździ autem benzynowym.

Czyli osoba jeżdżąca codziennie po Krakowie truje miasto mniej od osoby, która chce 
tam przyjechać 3 razy w roku???
Osoba mieszkająca w Krakowie ma dostępną łatwo komunikację miejską, a osoba jadąca 

 z oddalonej małej wsi ma taką drogę utrudnioną przez słabą komunikację publiczną. 

Czyli zamiast ludzie odkładać kasę na nowsze auto będą ją wydawać na opłaty??? Lepiej zasilać budżet miasta zamiast wymienić wcześniej auto. Wariactwo!
Swoją drogą to jak się zapłaci to się już nie emituje zanieczyszczeń?

A czemu ktoś nie może przyjechać do miasta np. 10 razy w roku? Ludzie nowszym autem mogą codziennie robić po Krakowie np. 100km * 
365 dni kręcąc się w kółko, a osoba przyjezdna starszym autem nie może wyjechać i wyjechać z miasta kilka razy np. 10km * 10 dni ???

1.7.25 14:52:00 Euro 5 diesle mają być wpuszczone do Krakowa, przynajmniej do 2030 roku aleja pokoju / mogliska Diesli od 2010r mają być dozwolone do wjazdu Najbliższe gminy mają być wliczone do wyłączenia za drogie. do 200 zł miesięcznie maksymalnie 
1.7.25 14:54:56 oprócz wskazania miejsca powinno też wskazać się najkrótszą drogę dojazdową tak by np. dojazd do Górki Narodowej był możliwy 

tylko z obejścia autostradowego z konkretnych zjazdów
EURO 4 na początek to dobry wybór Rozważyłbym dla mieszkańców Krakowa (50+) możliwość wykorzystywania "do śmierci 

technicznej pojazdów" pod warunkiem przechodzenia przeglądów technicznych 
wyłącznie we wskazanych przez miasto Stacjach Obsługi.

Ta propozycja jest absurdalna - za pieniądze można kupić sobie wszystko :) myślę, że osoby posiadające kartę inwalidy winny być objęte tymi samymi regulacjami co wszyscy. zastanowiłbym się także (ale to zupełnie 
inny temat) nad zróżnicowaniem opłat parkingowych pomiędzy mieszkańcami Krakowa (czy raczej tymi, którzy płacą tu podatki) a 
osobami wjeżdżającymi do miasta z innych miejscowości, tak by zachęcać jednak do parkowania na obrzeżach miasta.

1.7.25 14:56:10 Maksymalnie możliwie najmniejsza jaka się da, żeby nie uprzykrzać życia mieszkańcom strefa która nic nie daje. Czyli np sam rynek glowny do plant. Oraz walczyć o jej usunięcie całkowite. Cale miasto. Normy Euro mie są miarodajne, pojazdy spełniają je jedynie jako nowe, zgodnie z najnowszymi badaniami niemieckiego tuv pojazdy np marki Ford już po wyjeździe od delera nie spełniają 
norm certyfikowanych w fabryce. Tak samo afera VW Gate pokazała że to jest totalnie niemiarodajne i to jest jedynie oszukiwanie się.

Nie wprowadzać żadnej strefy dla nikogo! Hipokryzja i szukanie pieniędzy u obywateli Jak wyżej. A co z niepełnosprawnymi i osobami biednymi?! Tylko po to żeby w urzędzie narobić sobie stołków z gabinetami i wysokimi 
wypłatami od nowych funkcji ktore powstana urzędnicy niszczą życie mieszkańców. A to oni są odpowiedzialni za pogorszenie jakości 
przewietrzania miasta wydając pozwolenia na wysoką zabudowę i nie reagując na trucie Krakowa przez okoliczne wioski.

1.7.25 14:57:03 Granicę powinny zamknąć się w okolicy starego rynku tak jak w większości bardziej rozwiniętych krajów Europy.
1.7.25 14:58:03 Proponuję nie wprowadzać tego idiotycznego rozwiązania czyli SCT. J.w. J.w. J W J. W Likwidacja SCT
1.7.25 15:00:22 Silniki benzynowe od EURO3. Strefa tylko w granicach pierwszej obwodnicy (dookoła rynku) A co z wykluczeniem dla ludzi dowożących dzieci do szkół i przedszkoli? Benzynowe od EURO3, diesle od EURO 7 Bez sensu, moge być mieszkańcem nie spełniając warunków. Żle z jakiej racji wyłaczenia dla KK?
1.7.25 15:01:12 Powrót do granic administracyjnych Krakowa. Wszystkie parkingi P&R. Benzyna Euro 3, diesel Euro 5. Wielu mieszkańców Krakowa i gmin ościennych wymieniło już swój samochód na spełniający wymagania uchwały o SCT z 2022 roku. Brak zwolnienia dla mieszkańców Krakowa. Opłata dzienna nie jest wymieniona w ustawie. Rada gminy może jedynie wskazać, w jakich godzinach można wjechać do SCT za opłatą godzinną. Brakuje uprawnień dla seniorów. Każda osoba, która ukończyła 70 lat powinna być zwolniona z wymagań SCT, niezależnie od daty 

ukończenia 70 lat i daty zarejestrowania pojazdu.
1.7.25 15:04:03 Wszyscy krakowianie muszą mieć PRAWO WJAZDU.

CO to za segregacja, jedni mogą inni nie mogą?????????? 
1.7.25 15:05:56 IV obwodnica autostradowa - A4 od węzła Balice do węzła Bieżanów, S52 od węzła Balice do Mistrzejowic, S7 od węzła Bieżanów do węzła Mistrzejowice. Jest ok, wystarczające. Okres powinien zostać skrócony do 3 lat. Z punktu widzenia skuteczności dobrze - pozwoli ograniczyć liczbę takich samochodów.

Negatywnie z punktu widzenia odbioru społecznego - wyjątki dla zamożniejszych osób. 
Poza tym proponowana opłata jest zbyt niska - znacznie niższa niż koszt parkowania w SPP.

Im krótsza lista tym lepiej. 
Motocykle nie powinny być zwolnione. 

1.7.25 15:07:42 Nie należy jej wcale wprowadzć.! Jest to dyskryminacja i segregacja ludzi mniej zamożnych oraz mieszkających poza małopolską. Mam nadzieję że wprowadzenie strefy doprowadzi do masowych pozwów 
miasta Kraków o dyskryminację i segregcje ludzi pod względem przynależnościowym i materialnym

jw. SCT to kompletna bzdura i kompromitacja osób głosujących za.  Mam nadzieję że przyjdzie czas kiedy zostaną z tego rozliczeni i ukarani Takie rozwiązanie stosowali Niemcy podczas wojny. Ławki, tramwaje, restauracje tylko 
dla wybranych "Nur für Deutsche" Robicie podobnie, segregujecie ludzi na lepszych i 
gorszych

1.7.25 15:08:54 Strefa obejmująca cały Kraków w granicach miasta jest za duża, powinno się ograniczyć obszar bardziej wokół  centrum, np. do drugiej obwodnicy.  Mieszkańcy obrzeży Krakowa których nie stać na nowe auto,
lub emeryci którzy nie będą chcieli zmieniać samochodu u schyłku życia, nie będą mogli poruszać się po mieście i dojeżdżać  chociażby do lekarza w centrum Krakowa.

Obecnie pod szpitalami nie ma możliwości normalnie zaparkować samochodu, a po wprowadzeniu strefy będzie to wręcz niemożliwe,  
wszyscy inni  z poza Krakowa będą chcieli tam parkować a dla pacjentów w ogóle nie będzie miejsca.

Standardy emisji Euro nie zawsze idą z wydalaniem zanieczyszczeń przez auta. Starsze samochody mogą mniej zanieczyszczać, a nie będą mogły wjechać do strefy.  Powinno się im to 
umożliwić np. poprzez dodatkowe badanie techniczne ze stwierdzeniem nie przekroczenia norm emisji.

5  lat to zbyt mało czasu. Dla stałych mieszkańców nie powinno się zabraniać jazdy po 
mieście, przynajmniej  poza II obwodnicą, jest uprzywilejowanie dla ludzi majętnych 
których stać na elektryka
lub nowe auto.

Wprowadzenie opłat jest jakimś rozwiązaniem ale jest uprzywilejowaniem  dla ludzi bogatych.
Bogatszych stać na opłatę miesięczną lub roczną i mogą zatruwać bez konieczności zmiany auta.

Jest to zmuszanie ludzi starszych i niemajętnych do wymiany samochodu za pięć lat. Co z emerytami którzy
rzadko wjeżdżają do centrum, mieszkają na obrzeżach Krakowa i nie stać ich na kupno nowego auta. Co z ich starszymi autami jak je nie 
sprzedadzą ?  Będą chcieli wyjechać z miasta i może  być z tym problem.

1.7.25 15:10:01 Każda pętla tramwajowa i autobusowa na obrzeżach. Przy każdej z nich też powinien powstać parking adekwatny do ilości pojazdów, 
które obecnie wjeżdżają do Krakowa spoza miasta, a które miałyby kończyć swój ruch na tych pętlach. System transportu musi być 
przedewszystkim zintegrowany, a odpowiednio pojemne parkingi stanowią nieodłączny element, bez którego nie da się spiąć systemu 
w całość, bo nie będzie punktu węzłowego pomiędzy pojazdem samochodowym a komunikacji miejskiej.

Każdy obywatel Polski powinien być traktowany pod tym względem na równi, zgodnie z 
konsytucyjnymi prawami. Nie może być tak, że jednego dotyczą obostrzenia a innego nie 
przez wzgląd na obszar zameldowania.

Koniecznie z zakazu należy zwolnić osoby z niepełnosprawnością ruchową. Trudno od nich oczekiwać, że będą porzucać auto i jeździć MPK, 
skoro to samochód jest dla nich koniecznym elementem mobilości. Strefa nie może prowadzić do wykluczenia niepełnosprawnych z życia z 
powodu nakładanych ograniczeń i związanych z nimi kosztów. Dla pozostałych osób samochód jest wyborem, dla niepełnosprawnych 
ruchowo jest koniecznością.

1.7.25 15:11:37 Strefa czystego transportu powinna obowiązywać tylko wokół Ratusza i mieć średnicę nie większa jak 1000,00 metrów j.w. j.w j.w j.w j.w
1.7.25 15:13:33 Dlaczego jest tylko opcja wyznaczania nowych granic, a nie ma możliwości wyrażenia sprzeciwu? Zlikwidować SCT w Krakowie Zlikwidować SCT w Krakowie Zlikwidować SCT w Krakowie Łatanie budżetu miasta kosztem osób spoza Krakowa. Chodzi tylko o pieniądze, a nie o czyste powietrze. Rozwiazanie nie wprowadzać SCT w Krakowie. Zlikwidować SCT w Krakowie
1.7.25 15:13:52 Max III obwodnica (planowana). Obecne rozwiązania, klasycznie, wyklucza dojeżdżających spoza Krakowa i absurdalnie zakłada, że auto w Zielonkach nie szkodzi miastu tak jak auto na ulicy Jurajskiej Jak już, to niech to będzie każdy Park and Ride, największe szpitale z dróg dojazdowych oraz największe parkingi miejskie/komercyjne 

blisko kompleksów biurowych
Jedno i drugie jest idiotyczne. Ustawa powinna zakładać limity emisji CO2 + NOx i coroczną weryfikację podczas kontroli na stacji diagnostycznej. Dzięki temu, jeśli ktoś przekroczy normę, 
będzie mógł zamontować dodatkowy filtr/układ obniżający emisje. Normy Euro stają się bezużyteczne gdy auto jest zaniedbywane, norma także bywa efektem kłamstwa producenta.

Wasza wysokość jest zbyt łaskawa. Tak długo jak ktoś płaci podatki miastu, miasto nie 
powinno mu utrudniać życia.

Przyznajcie po prostu, że wprowadzacie podatek od biedy. Za 500zł miesięcznie nie da się wynająć ani kupić na raty auta, więc ktoś będzie musiał zacisnąć zęby i płacić, bo nie stać go na kupno 
nowszego auta.

Niech organizacje non-profit świecą przykładem jak walczyć z zanieczyszczeniami i wjeżdżają do Krakowa na rowerze. A jak mają coś do 
przewiezienia to są rowery cargo. Tak samo nie widzę powodu dla którego ktokolwiek powiązany z kościołem katolickim miałby być 
zwalniany.

Zwalniani powinni być ludzie przede wszystkim, którzy:
a) pracują w Krakowie
b) prowadzą biznes w Krakowie
c) są zameldowani w Krakowie

No chyba, że celowo chcecie wykurzyć ludzi zostawiających pieniądze w miejskiej kasie i zapożyczać miasto na kolejne miliony
1.7.25 15:13:55 Strefa nie powinna być wprowadzona. To rozwiązanie jest szkodliwe i nie wpłynie na ilość zanieczyszczeń w centrum miasta. Przykładem miasta które się wycofało ze strefy czystego transportu jest Stuttgart w 

Niemczech ( tak jak Kraków znajduje się w dolinie). Po wprowadzeniu strefy jakość powietrza w mieście nie zmieniła się nawet po kilku latach. 
Strefa powinna być zlikwidowana. To rozwiązanie jest szkodliwe i nie wpłynie na ilość zanieczyszczeń w centrum miasta. Jeżeli urząd 
wtrąca się w tak ważny aspekt życia obywatela jakim jest wolność przemieszczania się wracamy do czasów komunistycznych. Tylko 
jakoś mam nieodparte wrażenie że dawni komuniści byli uczciwsi w swoich poglądach 

Rok produkcji samochodu nie powinien mieć znaczenia. Jest możliwość zainstalowania katalizatorów podnoszących wartość euro do euro 6 włącznie. wprowadzenie kryterium wieku 
samochodu jest działaniem anty ekologicznym ponieważ wymaga zakupu nowego samochodu. Bardziej ekologicznie jest użytkować i naprawiać starszy samochód niż kupić nowy.

*********** od faktu że strefa jest złym pomysłem i nie powinna być wprowadzona, 
mieszkańcy Krakowa nie powinni być karani za miejsce zamieszkania. Strefa nie powinna 
ich dotyczyć

to jest to samo co abonament za parkowanie. Wybudujcie garaże piętrowe park and ride dla posiadaczy biletu miesięcznego i będzie z głowy. wyłączenia czasowe powodują że karzecie ludzi za to że są biedni i nie mają pieniędzy na wymianę samochodu. Czy wy na prawdę myślicie 
że lubimy jeździć starymi samochodami zamiast nowymi? jeżeli wprowadzicie prawo które penalizuje bycie mniej zamożnym to stracicie 
elektorat.

1.7.25 15:15:13 Norma Euro 6 powinna być prolongowana do co najmniej 2035r. biorąc pod uwagę średni wiek pojazdów używanych prywatnie przez Polaków. Jest to dyskryminacja w stosunku do osób które zamieszkują miejscowości sąsiadujące a 
które pracują w Krakowie.. powinno się uwzględnić osoby pracujące w mieście.

dla użytkowników takich pojazdów to jakieś udogodnienie... tyle tylko, że poddaje w wątpliwość sens wprowadzania SCT.. bo co? jak się nabije kasę miasta to już można zanieczyszczać na legalu? 
świadczy to jedynie o faktycznych intencjach wprowadzenia SCT.. przykre to.

Wszyscy Emeryci i renciści po np 70 roku życia powinni być zwolnieni z zakazu by nie miało miejsce wykluczenie społeczne. Wiadomo, że 
takie osoby nie planują już zakupu nowszego samochodu (z różnych względów, głównie ekonomicznych) a poruszanie się własnym 
pojazdem to duże ułatwienie w życiu. Nie jest ich winą , że system emerytalny w naszym kraju spycha ich na granicę ubustwa.

1.7.25 15:16:48 To żart, nie żadna strefa. Zmodyfikować należy zarządzających. KAŻDY powinien mieć dostęp do WSZYSTKICH miejsc w Krakowie. Nie macie prawa ograniczać wolności ludzi. Skoro pojazd zostal dopuszczony do ruchu poprzez badanie techniczne, jest sprawny, to reszta jest nieistotna. Tematu SCT nie powinno być wcale. To wydzieranie pieniędzy od ludzi, nic więcej. Powtarzam, to wydzieranie pieniędzy od ludzi, nic więcej. Dzielenie ludzi na grupy. Brawo pajace. KAŻDY kto auto zakupił ma prawo poruszać się nim swobodnie wszędzie. 
1.7.25 15:18:39 Strefa jest zbyt duża i nie powinna obejmować ulic dwupasmowych takich jak np. ul. Opolska j.w. Pod uwagę powinien być brany tylko standard emisji EURO, a nie rok produkcji auta. Z wyłączenia powinni korzystać mieszkańcy powiatu krakowskiego, bo z tego obszaru 

większość mieszkańców pracuje w Krakowie lub często musi do niego dojeżdżać.
Chore - tzn., że po zapłaceniu auto będzie ekologiczne? Czysta hipokryzja. Lista powinna obejmować również, bez wyjątku, wszystkie osoby zamieszkałe w powiecie krakowskim

1.7.25 15:18:52 Jest to dobra propozycja Wystarczy okres 3 lat Jest to złe rozwiązanie. Może doprowadzić do nadużyć w tym zakresie. Powinno być jak najmniej wyjątków.
1.7.25 15:20:09 Powinna ona obowiązywać we wszystkich okolicznych gminach, tak samo jak i zakaz używania pieców węglowych. Mniej ścieżek rowerowych, więcej dróg, mniejsze korki jak np. most grunwaldzki. Nie mam zdania. Jedyne co jest ok bo nie każdego stać na kilkuletnie samochody Jasne, to ma sens, tylko jak będzie wyglądać egzekwowanie i weryfikacja? Pracowników małych i średnich przedsiębiorstw którzy dojeżdżają spoza miasta. 
1.7.25 15:20:54 Na początek sct powinna obowiązywać centrum miasta i normy powinny być brane od emisji spalin diesel EUR5 benzyna EUR 4 Strefa tylko w centrum miasta Diesel EUR 4 benzyna EUR 3 To jak to ma się do emisji spalin znaczy uiszczenia opłaty oczyszcza nie powietrze tylko portfel!!!!!!!!
1.7.25 15:22:04 Wewnątrz II obwodnicy lub maksymalnie do obecnych granic strefy płatnego parkowania Nie - ten obszar jest za mały, strefy i parkingi P&R są żałośnie małe i nie pozwalają na faktyczne skorzystanie z MPK (np na Bieżanowie 

nie ma miejsc już przed godziną 7:00) należałoby najpierw wybudować wielopoziomowe parkingi na każdym P&R żeby umożliwić 
pracującym / odwiedzającym Kraków pozostawienie pojazdu i podróż MPK

standardy emisji są ok dlaczego mieszkańcy (a raczej ZAMELDOWANI w mieście) mają być traktowani inaczej niż 
miejscowości ościennych które stanowią znaczącą bazę mieszkaniową dla pracujących w 
krakowie? to tylko pole do nadużycia i rejestrowania na siłę pojazdów w Krakowie dla 
każdego kto ma taką możliwość mimo że w nim nie mieszka. Równy okres przejściowy 
dla WSZYSTKICH wjeżdżających do strefy.

źle - to tylko i wyłącznie skok na kasę, przeczy kompletnie idei strefy - jeśli pozwala płacić za kontynuację zanieczyszczania nie powinno być wyjątków 

1.7.25 15:22:37 SCT tylko w obrębie II obwodnicy (Aleje III Wieszczów) do linii Wisły (bez Podgórza) SCT tylko w centrum miasta w obrębie II obwodnicy (Aleje III Wieszczów) do linii Wisły (bez Podgórza), zachowany dojazd do szpitali, 
parkingów publicznych (pod Wawelem), dworca Głównego PKP

Benzyna Euro 3, Diesel euro 5 10 lat wyłączenia Pozytywnie

1.7.25 15:23:24 Jestem przeciwko takim rozwiązaniom jak i przeciwko SCT Jestem przeciwko takim rozwiązaniom jak i przeciwko SCT Jestem przeciwko takim rozwiązaniom jak i przeciwko SCT Jestem przeciwko takim rozwiązaniom jak i przeciwko SCT Jestem przeciwko takim rozwiązaniom jak i przeciwko SCT Jestem przeciwko takim rozwiązaniom jak i przeciwko SCT 
1.7.25 15:23:36 Strefa, jeżeli już, powinna obejmować wyłącznie rynek i najbliższe okolice. Nic więcej. Każda inna część Krakowa oprócz rynku powinna być dostępna każdym samochodem, bez wykluczenia ekonomicznego. Strefa Czystego Transportu premiuje osoby bogate, w nowych samochodach, wykluczając osoby biedniejsze. Nie bierze pod uwagę rzeczywistego spalania danego pojazdu - stare 

Cinquecento jest ekologiczniejsze i mniejsze niż nowy Ford Ranger i liczne suvy dostępne w ofertach producentów. 
Jednocześnie samochody nie przyczyniają się do znaczącego pogorszenia powietrza - w Krakowie i tak jest smog i był on widoczny także podczas COVID-19, gdzie wszyscy zostali w 
domach i ruch był niewielki. 

Powinno zostać zmienione - dlaczego wyklucza osoby mieszkające zaraz za granicą 
Krakowa czy mieszkańców innych miejscowości? Gdzie równość wobec prawa? 

Źle. Opłata zmienia ekologiczność? To jest wtedy podatek dla osób biedniejszych, których nie stać na zmianę samochodu. Równość wobec prawa. Wyłączenie wszystkich, a nie premiowanie osób lepiej zarabiających. 

1.7.25 15:24:00 Ścisłe centrum czyli okolice rynku a co z Urzędami , a co z innymi szpitalami czy przychodniami ? każde auto które przejdzie przegląd techniczny powinno być dopuszczone żadnych ograniczeń dla mieszkańców Krakowa wyjątek dla bogatych ? gdzie równość wobec prawa Wszyscy Polacy powinni móc wjechać do strefy żadnych wykluczeń 
1.7.25 15:25:06 Ścisłe centrum np zaczynające się od ronda mogilskiego, grzegorzeckie, ul. Dietla do mostu Grunwaldzkiego , Aleje Trzech Wieszczów, Nowy Kleparz aż do cmentarza Rakiwickiego Szpital Żeromskiego, Rydygiera, Jana Pawła ogólnie powinien być dozwolony dojazd do wszystkich szpitali Uważam, że samochody elektryczne są bardziej szkodliwe niż spalinowe. Trzeba je długo ładować, baterie i ich utylizacja też jest szkodliwa dla środowiska poza tym kogo stać na elektryka 

i ile kosztuje dla środowiska jego wyprodukowanie
Co najmniej rok 2030 Pomysł spoko ale tylko dla tych z poza Krakowa mieszkaniec zameldowania w Krakowie powinien mieć to za darmo Obawiam się, że aby zdobyć taką adnotację w dowodzie rejestracyjnym pojazdu będzie zdobyć najpierw najwyższy szczyt w Himalajch

1.7.25 15:25:17  Uważam, że dla mieszkańców odprowadzających podatki w Krakowie nie powinno być 
żadnego okresu przejściowego dotyczącego  poruszania się w granicach STC. Wymogiem 
dla wjazdu do STC powinno być odprowadzanie podatków w Krakowie

Uważam, że dla mieszkańców odprowadzających podatki w Krakowie nie powinno być dodatkowych opłat za poruszanie się w granicach STC Uważam, że pojazdy zabytkowe i historyczne powinny być bezterminowo zwolnione z zakazu wjazdu do STC. Jeśli miałbym wybrać tylko 
jedną grupę z tych dwóch to priorytet mają pojazdy zabytkowe

1.7.25 15:26:56 Brak takiej strefy Nie prowadzać SCT, zamiast tego zwiększyć kontrole spalin samochodów jeżdżących po ulicach. Często widać chmury dymu za stosunkowo młodym samochodem. Ten punkt to jawna dyskryminacja osób ze względu na miejsce zamieszkania. Prawo 
powinno być równe dla wszystkich. 

Karygodne! Będzie można także palić w piecu oponami po uiszczeniu opłaty? Miasto powinno przede wszystkim inwestować w rozwój transportu publicznego aby mieszkańcy go wybierali, bo tak jest wygodniej. 
Można zacząć od usuwania bezdomnych z tramwajów. Urzędnicy powinni mieć odebrane miejsca parkingowe i korzystać z MPK w myśl 
zasady „przykład, a nie wykład”

1.7.25 15:27:05 Tak, powinna zostać zmniejszona do zera. Całe centrum Krakowa jest ważne dla mieszkańców Krakowa oraz gmin ościennych. Ludzie mniej zamożni i w lwiej części starsi ze 
względu na stan zdrowia nie mogą sobie pozwolić na podróż komunikacją miejską.

Proponuje włączyć do strefy euro I do III. Jeśli samochód przeszedł przegląd nadaje się do ruchu na każdej publicznej drodze w Polsce. Mieszkańcy Krakowa w podatkach utrzymują Kraków i odcinanie kogokolwiek od 
centrum jest pomysłem nietrafionym.

Niestety to nie ma nic wspólnego z ekologią. Dbamy o środowisko ale jak zapłacisz to już jest dobrze. Nie wiadomo jak pieniądze z tych wpływów zostaną rozdysponowane. Osoby starsze

1.7.25 15:27:32 Ewentualna strefa powinna dotyczyć jedynie ścisłego centrum gdzie korki powodują podwyższoną emisję choć i takie rozwiązanie poważnie ogranicza równość w dostępie do transportu. Wymagania dotyczące roku produkcji lub standardu emisji Euro są niedopuszczalne. Jeżeli samochód został dopuszczony do ruchu i uzyskał homologacje, to o ile zachował parametry 
które zostały w niej opisane powinien mieć możliwość poruszania się po każdej publicznej drodze. Jeżeli chcemy ograniczyć zanieczyszczenie szanując przy tym prawa obywateli 
powinniśmy skupić się na eliminacji aut emitujących więcej zanieczyszczeń niż określa ich norma, jednak niedopuszczalne jest zabranianie wjazdu sprawnego auta w jakiekolwiek miejsce 
ze względu na emisję zanieczyszczeń.

Osoby mieszkające na terenie Krakowa powinny mieć możliwość poruszania się 
dowolnym sprawnym pojazdem który spełnia normy emisji spalin obowiązujące w dniu 
jego produkcji.

Rozwiązanie to wywołuje u mnie poczucie, że strefy czystego transportu nie mają służyć poprawie jakości powietrza, a jedynie łataniu dziury budżetowej miasta. Każdy sprawny pojazd powinien 
mieć możliwość wjazdu do miasta.

Z zakazu wjazdu do Strefy powinien być zwolniony każdy pojazd który emituje nie większe zanieczyszczenie niż określały przepisy w dniu 
dopuszczenia go do ruchu tz. jego rzeczywista emisja pokrywa się z tą wpisaną w homologacje.

1.7.25 15:28:19 Wyłącznie wewnątrz pierścienia II Obnwodnicy (Aleje 3 Wieszczów, Konopnickiej, Dietla, Grzegórzecka, Powstania Warszawskiego) Jest złą propozycją, żadnych wyjątków i strefa minimalna. Żadnych wymagań - każdy zarejestrowany pojazd jest OK, to sa rpawa nabyte. Zamiast bawienia się w SCT należy zapewnić, że samochody bedą sprawne zgodnie z dniem wprowadzenia 
 do ruchu. Zamiast SCT wystarczy odpalić dymonierze dla busiarstwa i dostawczaków, które mając niesprawne auta zadymiają sadzą. 

50 lat wyłaczenia dla wszystkich. To pokazuje, że całe SCT to tylko skok na kasę. Powinien zostac uwzględniony KAZDY pojazd, wyjątki są niekonstytucyjne.

1.7.25 15:28:47 centrum miasta powinna zostać ujednolicona norma dla wszystkich samochódów zarówno diesli oraz samochodów benzynowych na Euro 4. wyłączenie powinno dotyczyć nie tylko mieszkańców, ale także osoby, które posiadają 
umowę o pracę w Krakowie 

pomysł jest dobry, ale kwota w przepadku opłaty miesięcznej jest za duża. Powinna zostać zmniejszona min. o połowę i wynosić maksymalnie 250 zł/ msc. osoby posiadające umowę o pracę w Krakowie również powinny zostać uwzględnione na liście grup społecznych, których strefa nie dotyczy 
przez najbliższe 5 lat.

1.7.25 15:28:49 Strefa powinna objąć ścisłe centrum miasta. Rynek. Dojazd w pobliże miejsc które są atrakcjami turystycznymi oraz historycznymi. Stare miasto, rynek. Propozycja strefy nie uwzględnia samochodów z paliwem LPG. Traktowane są jak zwykle benzynowe a to poważne nadużycie. Normy są zbyt surowe. Proszę sprawdzić z tabela 
rzeczywistych zanieczyszczeń jakie poszczególne silniki produkują. 

Nie można od ludzi wymagać zmiany auta gdy jest to tak kosztowne. Można zrobić zakaz 
rejestracji/wjazdu dla nowych aut nie spełniających normy bez dyskryminacji 
ekonomicznej właścicieli samochodów starszych. 

Kolejny krok w stronę wykluczenia ekonomicznego. Czy zapłata rzeczywiście poprawia jakość spalin? Tak jak pisałem wcześniej projekt łamie prawa mieszkańców. Nie można wymagać od kogoś aby zmienił samochód na nowy gdy jest to tak 
kosztowne. Uważam że projekt w obecnej formie jest nie do zaakceptowania. Stanowczo się mu sprzeciwiam. 

1.7.25 15:29:31 Nowa propozycja wygląda dobrze. Myślę, że 5 lat dla i tak starych samochodów jest jak najbardziej okay. Myślę, że to dobry kompromis, ale powinien być tymczasowy i zniesiony po jakimś czasie. 
1.7.25 15:30:27 Jest ok. ***** biedaków ze starymi samochodami. Takie rozwiązanie jest ok. Więcej miejsc będzie przy ulicach dla bogatych ludzi. W końcu będę miał swobodę parkowania. ***** 

biedaków.
Uważam, że najstarsze samochody jakie mogą być dopuszczone to taki 2020 rok produkcji. Wszystko starsze do blokady. ***** biedaków. Ten okres jest ok. Te ****** biedaki zanim się skapną co się stało, to już będą w samym 

środku blokady. Nie można nagle wszystkiego zablokować, bo się hołota zbuntuje. 
******  biedaki.

Bardzo dobrze oceniam. Niech jeżdża tramwajami. Opłaty powinny być nie za niskie. Może  być. Ważne żeby w końcu pozbyć się tych ************ biedaków z miasta, tzn. z ulic miasta. ***** biedaków, których nie stać na 
to, żeby wydać chociaż te 200 tys zł na jakiś w miarę nowoczesny samochód.

1.7.25 15:30:38 można ją ograniczyć wyłącznie do drogi otaczającej planty nie jest to odpowiednia miara.

Fiat seicento 2000r. spelnia EURO 2 
a spala zdecydowanie mniej niz

Dodge RAM 6.0 V8 hemi 2015r. spelniajacy euro 4
ktory pali 30 l/100km 

najbardziej szkodliwe substancje to te powstajace ze scierania tarczy i klockow. 
fiat seicento prawie ich nie zuzywa w porownaniu z 3 tonowym dodge ram

prosze nie wprowadzac zadnych SCT.

proponuje za to sprawdzac modyfikacje silnikow diesla. 
Wycięte DPF to prawdziwa plaga. i na tym wypadaloby sie skupic w pierwszej kolejnosci
bo tu realnie jestesmy  w stanie zmniejszyc zanieczyszczenie powietrza

 jezeli placi to moze truć?

zwykle nabijanie kasy. 
temat do kosza

1.7.25 15:30:44 Nie powinno sie wprowadzac STC w żadnej formie. Nie powinno sie wprowadzac STC w żadnej formie. Nie powinno sie wprowadzac STC w żadnej formie. Nie powinno sie wprowadzac STC w żadnej formie. To chodzi o ekologię czy zarobek? Nie powinno sie wprowadzac STC w żadnej formie.



1.7.25 15:31:07 Jest zdecydowanie za duża. Będzie to w przyszłości mieć zdecydowanie negatywne skutki transportowe. Dyskryminuje słabszych ekonomicznie. 
Z pobliskich miejscowości mieszkańcy także chcą dojechać

LOGICZNA jest STREFA WG  DRUGIEJ OBWODNICY 

samochody to jedynie 10 % emisji zanieczyszczeń, przewidziane restrykcje zmienią sytuacje na nieco lepszą, trudności wynikające z ograniczeń będą znacznie istotniejsze.
Sytuacja jest dziwna, skomplikowana, w prosty sposób "wycina" słabszych ekonomicznie, bogaty sobie poradzi. Będzie pewnie więcej rajdów "bananowej" młodzieży. 
Tu chodzi o poprawę sytuacji, nie o legalne zanieczyszczanie powietrza i utrudnianie życia - obecne rozwiązanie tylko częściowo jest własciwą reakcją

Samochód powinien być eksploatowany do śmierci technicznej - to jest ekologia. 
Elektryk ładowany z miejskich ładowarek to ślad węglowy odpowiadający 200tys. km 
przebiegu auta spalinowego- wg ekspertów

Ogólnie dobre, cena zbyt wysoka zasadniczo.  MIESZKAŃCY KRAKOWA (wg rejestracji), NAWET JEŚLI PRACUJA (i rozliczają PIT) POZA KRAKOWEM, POWINNI MÓC WJECHAC DO MIASTA, takich chyba 
nie ma zbyt wielu, system powinien być prosty, automatyczny, bez nalepek

Tak, powinni bez ograniczeń  móc wjechać mieszkańcy Krakowa , nawet jeśli pracują i rozliczają PIT, poza Krakowem.  TRUDNO BY NIE MÓC 
WJECHAC DO SIEBIE, bo PIT płaci się gdzieś indziej, ( wtedy w Krakowie jest się raczej rzadko), nie dążmy by ludzie wyprowadzili się z Miasta.
Najlepsza weryfikacja wg rejestracji.

1.7.25 15:31:44 Jeśli auto jest dopuszczone do ruchu (przegląd techniczny), to nie ma podstaw ograniczać wjazdu. Jest to ograniczanie praw konstytucyjnych, bo wszyscy płacą akcyzę w paliwie, wiec maja prawo poruszać się 
drogami publicznymi. Jeśli auto jest nie ekologiczne należy zaostrzyć kryteria przeglądu technicznego. 

Jeśli ograniczać to do ścisłego centrum (od Rondo Mogilskie do Wawelu). Najbardziej kopcą kopca pojazdy towarowe (furgonetki) i i busy. 

Galerie handlowe, Stadiony, centra kultury (Tauron, ICE), kina, baseny, cmentarze Diesel 2005r.
Benzyna 1995r.
Mieszkańców nie stać na nowsze auta, sporo uchodźców, którzy tu mieszkają i pracują kupują starsze auta. Nie stać także na auta ludzi młodych zaczynających pracę.

10 lat
Mieszkańców nie stać na nowsze auta, są to często ludzie w wielu około lub 
emerytalnym oraz ludzi młodzi (kto da im kredyt??) 

Opłaty są zdecydowanie za wysokie (1zł godzina, dzień 5 zł, miesiąc 30zł). Jaki jest koszt organizacji całego tego systemu (programy, zatrudnienie obsługi?) Jeśli auto jest dopuszczone do ruchu (przegląd techniczny), to nie ma podstaw ograniczać wjazdu. Jest to ograniczanie praw 
konstytucyjnych, bo wszyscy płacą akcyzę w paliwie, wiec maja prawo poruszać się drogami publicznymi. Jeśli auto jest nie ekologiczne 
należy zaostrzyć kryteria przeglądu technicznego. 

1.7.25 15:33:03 Wcześniejsza propozycja na temat norm dotyczących silników diesla była bardziej przystępna. 2014 rocznik lub norma Euro6. 
1.7.25 15:33:10 W 2017 roku kupiłem nowy samochód z normą Euro 6 W, posiadający filtr cząsteczek stałych, dodatek Ad Blue, system start/stop, oraz inne współcześnie montowane systemy 

ograniczające emisję spalin silnika wysokoprężnego. Samochód do dnia dzisiejszego przejechał 60000 km, a jego stan w niewielkim stopniu różni się od nowego samochodu. Zakładając 
zbliżony roczny przebieg, w 2030 roku samochód przejedzie 110000 km i w związku z systematycznym jego serwisem, zakładam że stan pojazdu nie ulegnie znaczącemu  pogorszeniu. 
Wartość samochodu w momencie zakupu wynosiła ok. 260 000 zł. Posiadam również drugi samochód użytkowany głównie do przewozu dużych rzeczy, który nie posiada żadnych z ww. 
systemów ograniczenia emisji spalin, a jego obecna wartość nie przekracza znacząco kosztów związanych z jego roczną eksploatacją. Samochód jest nieekologiczny, posiada normę Euro 3 
i w mojej opini już dziś nie powinien być on dopuszczony do ruchu.  Jednak zgodnie z Państwa projektem samochód z normą Euro 3 będę mógł użytkować w dalszym ciągu, 
zanieczyszczając tym samym środowisko. Co więcej w 2030 roku, będe musiał pozbyć się dwóch samochodów, pomimo rażącej różnicy w ich wpływie na środowisko. 
Czy zatem założeniem projektu są wyłącznie liczby, a nie troska o ekologię? Ograniczając w 2030 roku możliwość wjazdu do strefy nowoczesnym dieslą, a jednocześnie dopuszczając do 
ruch przez kolejne 5 lat, przestarzałe konstrukcje. Niestety takie wnioski nasuwają się same. 
Proszę o dopuszczenie możliwości korzystania ze strefy pojazdom z normą Euro 6 W.

Norma Euro 6 W

1.7.25 15:34:21 Głupota. Eliminacja z dróg biedniejszych, których nie stać na nowe samochody. Takie strefy nie powinny istnieć. Róbcie deptaki, róbcie skwery, sadzcie drzewa. Nie zabraniajcie ludziom żyć. Wypowiedziałem się wyżej. Już napisałem. To kompletna głupota a mieszkańcy prędzej czy później będą chcieli kogoś z tego rozliczyć. W pięć lat wszyscy nagle staną się bogaci? :) Płatne parkingi- tylko. Dla wszystkich bez względu na to czy jest to hybryda czy 20 letni diesel. Każdy ma być traktowany równo.
1.7.25 15:34:49 strefa czystego transportu powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum miasta dodałbym wszystkie Park and Ride dla Diesla euro 5, dla benzyny euro 3 tak, mieszkańcy Krakowa powinni być w ogóle zwolnieni z podlegania pod SCT. W końcu 

opłacamy podatki w tym mieście!
kiepsko! Dlaczego ktoś kto pracuje w Krakowie i odprowadza tutaj podatki ma nadal opłacać abonament?

1.7.25 15:35:31 Zamiast:
Od 1 lipca 2030 r. wymogi będą bardziej rygorystyczne:
Pojazdy z silnikiem Diesla: Rok produkcji minimum 2018 lub zgodność z normą Euro 6dT.
Proponuję zmienić wymaganie z "Euro 6dT" na "Euro 6" .
W przeciwnym razie wyeliminowana zostanie spora grupa całkiem czystych i niestarych diesli z Euro 6.
To i tak restrykcyjna norma, np. autobusy miejskie spełniaję te normę.

1.7.25 15:36:17 Wewnątrz II obwodnicy To jest niewystarczające. Jest znacznie więcej miejsc, z których korzystają osoby przyjeżdżające do Krakowa z całej Małopolski, choćby 
sądy czy Urząd Wojewódzki

problemem nie jest standard emisji,ale granice strefy Wyłączenie powinno dotyczyć też mieszkańców gmin ościennych to zależy od wysokości opłaty To jest fikcja, zacznie się kombinowanie jak zarejestrować auto jako specjalne albo zabytek. Zaczną się mnożyć "fundacje" rejestrujące na 
siebie auta. Tymczasem problem polega na całej koncepcji strefy. Strefa jak sama nazwa wskazuje nie może być całym miastem tylko jego 
wydzieloną częścią

1.7.25 15:36:32 Na dzień dzisiejszy nie stać nas na wprowadzenie SCT Jestem przeciw w takim projekcie wprowadzenia tej strefy Minimum na 10 lat wstrzymać się od wprowadzenia STC 10 lat minimum Hipokryzja bezsensowna Brak parkingów dla pojazdów dojeżdżających z okolic Krakowa .Na tych które są brakuje miejsc i opłaty są bardzo wysokie. Najpierw trzeba 
zapewnić infrastrukturę parkingową  tanią komunikację miejską i dopiero stopniowo wprowadzać STC.

1.7.25 15:38:02 Strefy powinno w ogóle nie być. Uważam że powinna być zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jeśli samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie wolno go 
dyskryminować poprzez zabranianie poruszania sie po drogach publicznych

Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym samochodem. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję

1.7.25 15:39:35 Strefa Czystego Transportu (lub strefa nieodpłatnego transportu - w końcu będzie można zapłacić i jeździć starszym autem) nie powinna być w ogóle wprowadzana w obecnej formie. Zakup auta spełniającego 
określone normy to wydatek minimum 50 tysięcy złotych, a nierzadko dwukrotnie więcej. 

Zanim jakakolwiek strefa będzie wprowadzona powinniśmy zadbać o skuteczną i efektywną komunikację publiczną. 
Parkingi P&R przy stacjach kolejowych w podkrakowskich miejscowościach i w samym Krakowie są absolutnie niedoszacowane, dla 
przykładu parking przy stacji w Kościelnikach ma docelowo pomieścić tylko 140 samochodów. Wystarczy zobaczyć już teraz jak szybko 
wypełnia się parking przy pętli w Pleszowie, gdzie o godzinie 7-7:30 nie ma już miejsca i pozajmowane są wszystkie możliwe miejsca 
do zaparkowania - szacunkowo codziennie stoi tam 100 samochodów. 

Posiadam samochód z silnikiem Diesla, spełniający normę Euro 5, m.in. Filtr DPF i katalizator. Tego typu samochody lub nawet starsze spełniające np. normę Euro 4 powinny zostać 
dopuszczone do użytku. 
Po mieście jeżdżą stare, dymiące busy prywatnych przewoźników, które zapewne odpowiadają za większość tego typu zanieczyszczeń. Ale standardowo oberwie się tym najbiedniejszym, 
którzy nie mają samochodów spełniających wymogi ani nie będą w stanie takowego zakupić. 

Powinno to być wyłączenia dla aut, którymi przemieszczają się mieszkańcy Krakowa, a 
nie takie, które do nich należą. Dla przykładu - właścicielem samochodu jest osoba, która 
nie jest zameldowana w Krakowie, natomiast użycza go córce/synowi, który jest 
mieszkańcem Krakowa, ale ze względu np. na wysokość składki OC dla młodego kierowcy 
nie decyduje się na bycie jego właścicielem. 

Czyli nie chodzi o "ekologię" a o pieniądze. Grupa społeczna - cała klasa średnia oberwie taką strefą. Stworzycie wjazd do miasta dla bogaczy. 

1.7.25 15:43:23 Co najwyżej płyta Rynku Głównego Kompletny idiotyzm tak zresztą jak większość Waszych pomysłów Jeśli wprowadzi się SCT tylko na płycie Rynku to może być nawet EURO7 To dyskryminacja biedniejszych. Z biegiem lat te samochody i tak pójdą na złom To co dla Was ważniejsze: opłaty czy troska o środowisko  ?
Ile CO2 będzie kosztował system opłat ?

Kompletny idiotyzm. Jeśli już musicie pełzać na kolanach przed UE to zróbcie strefę na płycie Rynku.

1.7.25 15:44:01 Wg mnie wprowadzenie strefy na terenie całego Krakowa jest jawnym cyrkiem- ja rozumiem w centrum wprowadzić owe strefy...aspekt drugi dlaczego mieszkańców Krakowa ma to nie obejmować a już 
pozostałych tak przecież toż to dyskryminacjia. Nie jeżdżę codziennie do Krakowa tylko w sytuacjach kiedy muszę ale są mieszkańcy wsi i miasteczek którzy dojeżdżają tam codzienne do pracy czy też szkoły...i 
co oni są gorsi od mieszkańców Krakowa których owa strefa ma nie dotyczyć? P

Wg mnie przy każdym przeglądzie jest sprawdzana norma spalin w danym samochodzie więc jeśli była by za wysoka samochód nie przeszedłby przeglądu to jaki jest sens tych 
ograniczeń? Z informacji które posiadam nie jeden "stary"samochód benzynowy produkuje mniejsza ilość spalin niż te nowe fury z silnikiem 3.0itp więc dla takiego zwykłego szarego 
biednego człowieka będzie to poprostu ograniczenie jego mobilności bo mało kogo stać na nowy samochód 

Wymogi powinny dotyczyć wszystkich albo nikogo Owe rozwiazanie może być dobre jeśli nie będzie innego wyjścia ale powinno dotyczyć wszystkich na równi także mieszkańców Krakowa a nie tylko przyjezdnych

1.7.25 15:44:58 Najpierw ograniczacie ilość miejsc parkingowych, drożeją parkomaty, nie mogę mieć dwóch aut na mieszkańca w strefie (choć bez sensu jeździć rodzinnym vanem w pojedynkę), a potem 
jadę sobie rowerem do pracy przez Planty i wyprzedza mnie śmierdzącym dieslem Straż Miejska. Albo Służba Zieleni Miejskiej na pełnym gazie jakąś przedpotopową ciężarówką. Po Rynku 
non stop jeżdżą jakieś służby. Więc: jesteście absolutnie niewiarygodni! Jestem przeciw wszelkim ograniczeniom. Jak kolej będzie jeździć na czas, będzie metro i prawdziwy szybki 
tramwaj, którym jazda nie będzie się wiązała ze doświadczeniami zapachowymi albo z wyzwiskami od palących, którym zwróci się uwagę, jeśli to wreszcie będzie naprawdę tanie, to ludzie 
się sami przesiądą z samochodów. Waszym propozycjom, które są DLA WAS najłatwiejsze mówię NIE w każdej zaproponowanej dotychczas formie!

Oceniam je negatywnie. Tak jak opłaty za miejsca parkingowe. Nie budowaliście tych dróg, wszystko jest za publiczne pieniądze, a Wy chcecie jeszcze na tym zarobić!!! Zróbcie parkingi i dobre drogi, 
a nie opłaty, które gdzieś znikają!

1.7.25 15:45:01 Wszystkie dojazdy do parkingów P&R. Przy dzisiejszym stanie komunikacji miejskiej w ogóle nie widzę dojazdów do pracy i do szkoły. 
Bardzo często popołudniu trzeba czekać do pół godz. na autobus bo kilka z rzędu nie przyjeżdża. Ilość przesiadek i połączenia są 
kompletnie nieprzemyślane.

moim zdaniem wprowadzanie sztywnych norm i dat produkcji pojazdów nie powinno mieć znaczenia. chyba dla każdego użytkownika samochodów jest jasne, że stare dobrze utrzymane 
auto z małym silnikiem emituje mniej spalin niż nawet najnowsze auto z dużym silnikiem. Wprowadzenie takich norm jest dyskryminujące dla osób, których nie stać na nowy samochód, 
co dodatkowo potwierdza opłata emisyjna, czyli dla osób majętnych strefa czystego powietrza nie będzie miała znaczenia.
Może warto zmienić podejście i skupić się na wielkości silnika a nie na roku produkcji czy normach?

Wielu osób nie stać na wymianę samochodu na model 2018 r. a auta z silnikiem 
benzynowym z 2005 r. bardzo często "kopcą" gorzej niż diesle.

To kolejne rozwiązanie, które umożliwia osobom majętnym nie przejmować się przepisami

1.7.25 15:46:17 Strefa czystego transportu to wykluczenie osób mniej zamożnych , których nie stać na nowy samochód. To za mało. Auta które przeszły pozytywnie badania techniczne powinny jeździć po całym mieście Powinno być bez terminowo. To ma być propozycja? Chyba dla bogatych. Powinno być bez stref , bo to i tak nie uzdrowi niczego.

1.7.25 15:46:41 Granice strefy są wciąż przesadzone i nie mają racjonalnego uzasadnienia. Żaden przepis nie wymaga aby strefa ta obejmowała prawie całe miasto, również tereny poza centrum. Dodatkowo ekonomicznie jest 
to w zupełności nieopłacalne, koszt infrastruktury mającej na celu sprawdzenie kto wjeżdża do strefy może być ogromny. Znacznie tańsze i bardziej efektywne może okazać się przeznaczenie tych pieniędzy na 
aktywną walkę ze smogiem a nie na sprawdzanie każdego kierowcy. Granice strefy, jeśli już taka musi zostać wprowadzona, powinna obowiązywać w centrum i powinna zachęcać do jak najszybszego przejazdu 
a nie zupełnie zniechęcająca do wjazdu do miasta. Zwłaszcza gdy chodzi o dojazdy do różnych sklepów, firm, zakładów itp. Dodatkowo nie powinny obejmować dróg krajowych czy też wojewódzkich, te 
finansowane są z pieniędzy także mniej zamożnych obywateli którzy mają starsze samochody, jeżeli miasto chce wprowadzać ograniczenia powinno przejąć te drogi.

Brak informacji co z pozostałymi szpitalami i ośrodkami, Co gdy kierowca będzie chciał wjechać w ulice graniczącą z dojazdową, Co gdy 
ulica będzie chwilowo nieprzejezdna, będzie remont. Centrum miasta jest na tyle dobrze skomunikowane że łatwiej i lepiej dotrzeć 
tam komunikacją miejską. Lecz miejsca takie jak zakłady pracy, duże sklepy, firmy itp. nie mają takiego przywileju, strefa powinna 
służyć obywatelom wszystkim, nie tylko najbogatszym. Dotyczy to głownie terenów zdala od centrum, gdzie ciężko jest skorzystać z 
komunikacji gdyż jeździ za rzadko a podróż trwa za długo. Nawet gdy umożliwiony będzie dojazd do parkingów Park and Ride nie 
rozwiązuje to dojazdu do każdego miejsca strefy. Strefa powinna być tylko w miejscach gdzie możliwy jest alternatywny względnie 
niezawodny transport jakim obecnie w mieście jest tylko tramwaj

Rok produkcji i standard emisji nie odpowiadają rzeczywistej emisji zanieczyszczeń. strefa jeśli potrzebna powinna ograniczyć wjazd dużych aut osobowych. Przykładowo nowych dużych 
SUVów które przez swoją wielkość powodują większe zużycie paliwa i przekładają się na większą emisję w przeliczeniu na osobę. dodatkowo zajmują dużo więcej miejsca, co powoduje 
powstawanie korków które również przyczyniają się do większych zanieczyszczeń. Powinno promować się małe samochody z niewielkimi silnikami. Starszy a mniejszy samochód 
wyprodukuje mniej zanieczyszczeń niż nowy i duży, to powinien być główny czynnik determinujący wjazd. Nieuzasadniona zmiana standardu emisji samochodów z silnikiem diesla. Po 
uwagach mieszkańców o zbyt wysokich wymaganiach co do SCT pojawiły się informacje że głosy mieszkańców są słyszalne i strefa zostanie dostosowana. Wielu mieszkańców wymieniło 
samochody na nowsze, spełniające normę. Obecnie proponowane są wyższe standardy, jest to niepoważne traktowanie obywateli i nie powinno się iść w tą stronę. Należy zadać sobie 
pytanie czy rzeczywiście podniesienie tego standardu miało jakikolwiek sens, co z kierowcami którzy kupili niedawno samochód z myślą o poprzednio zapowiadanych standardach, czy 
przewidziane są dla nich jakieś rekompensaty?

Wyłączenie jak najbardziej na plus, lecz wciąż nie odnosi się do uwag mieszkańców. 
Dodatkowo mieszkańcy którzy kupili samochód przed wprowadzeniem strefy powinni 
móc używać go dużo dłużej a ograniczenia powinny dotyczyć tylko samochodów 
zakupionych po wprowadzeniu strefy.

Opłaty za wjazd w przypadku braku spełnienia wymagań są na plus, lecz nie rozwiązują wszystkich problemów. brak również dokładniejszych informacji jak ma to być sprawdzane i rozliczane, czy 
samochód stojący na parkingu przez więcej niż jedną dobę również podlega takiej opłacie (co jest oczywiście nieuzasadnione, ponieważ stojący pojazd nie generuje zanieczyszczeń) czy tylko 
samochody poruszające się w danym dniu podlegają opłacie. Co będzie się działo z pieniędzmi uzyskanymi w ten sposób. Czy koszt wprowadzenie i utrzymania SCT na taką skalę jest mniejszy niż 
koszt innych sposobów przeciwdziałania zanieczyczeneniom.

Listy wyjątków są jak najbardziej na plus. Pytaniem otwartym zostaje czy po wprowadzeniu SCT będzie działał zgodnie z założeniami. Czy 
pojazdy specjalne nie są odpowiedzialne za największą emisje tlenków azotu. Brak odpowiednich badań to potwierdzających 

1.7.25 15:48:46 Nie powinno być strefy czystego transportu Nie wiem czy państwo zdajecie sobie sprawę że część samochodów spełniających normy emisji euro 5 spełniło by wymagania równość euro 6 tylko w czasie produkcji obowiązująca 
normą było euro 5 więc w dowodzie jest euro 5 a nie sześć . Wykluczacie pojazdy blednie klasyfikowane 

Mieszkańcy powinni być zwolnieni bezterminowo . Płacimy podatki w tym mieście i to 
my powinniśmy decydować gdzie możemy wjeżdżać a nie urzędnicy 

Typowa obłuda i zakłamanie , jak zapłacisz to nie szkodzisz . Nie powinno być opłat Nie powinno być tej strefy nie zbawimy świata tym że zabronimy wjeżdżać do miasta samochodami spalinowymi . 

1.7.25 15:49:10 Jestem przeciwna idei SCT. Żadnych stref i ograniczeń. Standardy są bzdurne! Wyłączenie dla mieszkańców powinno być BEZTERMINOWE! Zero opłat! Wszystkie grupy społeczne powinny być traktowane na równi.
1.7.25 15:50:49 Nie powinno być takiej strefy Nie potrzebna jest taka strefa Nie potrzeba takiej strefy i norm Nie dla strefy sct Kolejny podatek do łojenia kierowców Nie dla sct
1.7.25 15:52:29 Nie powinno się wprowadzać czegoś, co jest likwidowane za naszą zachodnią granicą, gdyż nie przynosi to żadnych efektów Całe miasto powinno zostać do dyspozycji mieszkańców, jeżeli wprowadza się strefę dyskryminującą ze względu na wiek samochodu 

to jest to absurdalne
Każdy samochód spełniający jakąkolwiek normę euro powinien mieć możliwość wjazdu Powinno zostać przedłużone bezterminowo Żałosna próba wyciągnięcia od biedniejszych mieszkańców pieniędzy z ich kieszeni Nie powinna zostać wprowadzona żadna strefa czystego transportu. Powinna zostać nazwana strefą czystego absurdu, dyskryminuje 

biedniejszych mieszkańców, których nie stać na nowsze samochody. Na zachodzie odchodzi się od stref czystego transportu, gdyż 
przynoszą odwrotne efekty od zamierzonych. W naszym kraju widocznie jesteśmy tak zacofani i nie uczymy się na błędach, gdyż dopiero 
chcemy popełnić błędy z których wycofują się teraz nasi zachodni sąsiedzi.  

1.7.25 15:54:31 I obwodnica nie jest to dobra propozycja w ogole Naprawdę 10-letni diesel nie jest starym śmierdzącym gratem! Diesel euro3, benzyna euro 2 Wnie powinno być strefy I to jest największa bzdura. Niby jesteśmy eko ale jak zapłacisz to możesz nie byc Nie wiem czemu zaproponowano zabytkowym np, 50 dni. A czemu nie 57? Albo 123? Albo 340 - żeby kilka dni właściciel spędził w domu…
1.7.25 15:55:51 Strefa dla rynku głównego i Kazimierza Park and ride kurdwanów Minimum euro 5 dla pojazdów z silnikiem diesla do roku 2030 Bezpodstawne to nie ma nic wspólnego z ekologia, opłata jest za droga. Uniemożliwi to możliwość pracy osobom z poza Krakowa. Nie w każde miejsce jest możliwość dojazdu MPK 
1.7.25 15:56:03 Uważam, że strefą czystego transportu powinien być objęty cały obszar krakowa. Wyjątki powinne być ograniczone do absolutnego minimum, dlatego nie poszerzałbym tej listy. Planowane zmiany dla diesli Od 1 lipca 2030 r powinny wejść w życie w 2025 roku. Nie jest dla mnie argumentem, że nowe auta są drogie bo stare auta z napędem benzynowem wcale 

nie są o wiele droższe od starych diesli. Osobowe auto z napędem diesla to ściśle europejski, archaiczny koncept, który bardzo źle się zestarzał ze względu na szkodliwą emisję. Ukrytym, 
długeterminowycm kosztem jest szkodliwy wpływ na zdrowie mieszkańców, zwłaszcza dzieci i osób starszych.

Skróciłbym ten czas do 2 lat. Bardzo źle oceniam to rozwiązanie, to jak opłata za zaśmiecanie Krakowa, tutaj wręcz opłata za zezwolenie zatrówania mieszkańców Krakowa, absurdalny wręcz pomysł. Zamiat tego powinien 
obowiązywać absolutny zakaz wjazdu szkodliwych pojazdów.

Żadna inna grupa nie powinna zostać wyłączona.

1.7.25 15:59:04 Jestem emerytem z niską emeryturą i dla mnie jest to wykluczenie z życia. To jest nieetyczne Powinno decydować badanie techniczne pojazdu. a nie standart emisji spalin. Powinni wjeżdźać wszyscy. Jak nie wiadomo o co chodzi to chodzi o pieniądze. Jak  zawsze. Może kryterium zrobić wiekowe np. po 70 latach życia Wolny wjazd dla emerytów.
1.7.25 16:00:19 Proponuję, aby strefa nie obejmowała żadnego obszaru i została usunięta. Proponuję, aby zlikwidować strefę. Proponuję brak normy emisji obowiązującą w strefie. Powinno zostać zmienione, właściwy okres powinien wynieść 100 lat. Źle, jak cały pomysł SCT Kościół nie powinien mieć żadnych ulg. 
1.7.25 16:01:25 Uważam że strefa czystego transportu powinna obowiązywać w ścisłym centrum z wyłączeniem Nowej Huty, Ruczaju Debnik i Bieżanowa Dojazd do wszystkich szpitali powinien być ogólnie dostępny dla wszystkich a wvwszej propozycji nie ma szpitala np.Żeromskiego ? Uważam że do strefy SCT powinny wjeżdżać samochody Diesla euro 5 i benzyna euro 4 ponieważ wasza propozycja jest zbyt rygorystyczną i zbyt kosztowna dla obywatela  powinno to 

być rozłożone w latach i nikt w naszym kraju takiej rygorystycznej strefy jeszcze nie wprowadził
Dlaczego mieszkańcy maja być traktowani inaczej niż przyjezdni są z innej gliny ? Jeżeli 
wprowadzamy takie surowe przepisy to dla wszystkich euro 5 dla Diesla i euro 4 dla 
benzyniaków przyniesie to większą czystość powietrza 

Wyciąganie pieniędzy od ludzi tyle w temacie Zgadzam się z tym

1.7.25 16:01:52 Strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum Krakowa, np obszar plant, ewentualnie nieco więcej np. obszar od rynku do ronda Mogilskiego z jednej strony, Aleji Trzech Wieszczów z drugiej, rzeki Wisly z 
trzeciej. 

Wszystkie miejsca poza ścisłym centrum powinny być dostępne do dojazdu dla wszystkich. Gdyby strefa obejmowała tylko centrum 
to nie byłoby potrzeby specjalnych miejsc.
Dodatkowo do tych miejsc trzeba dojechać co oznacza że potrzeba sposobu na wyznaczenie ulic dojazdowych lub jakiegoś dowodu że 
ktoś akurat team jedzie (inaczej może dojść do łatwych nadużyć).
Co jeśli ktoś będzie chciał dojechać do szpitala w prokocimiu z przeciwległego końca miasta. Czy musi jechać dookoła Krakowa i 
nadrobić kilkadziesiąt kilometrów z chorą osobą? Co jeśli ktoś ma dojeżdżać codziennie do chorego dziecka? Mówimy tu o osobach 
niezamożnych, bo takie mają starsze samochody... 

Wymogi samochodów benzynowyvh wydają się do zaakceptowania, ale wymóg do samochodów z silnikiem diesla powinny być Euro 5 przynajmniej przez kilka lat (np do 2030) i dla 
wszystkich nie tylko dla mieszkańców. Inaczej samochody takie będą niemożliwe do sprzedania a mało kogo stać na kupno nowszego bez sprzedaży startego auta. 

Jest bardzo dużo ludzi mieszkających w miejscowościach podkrakowskich dojeżdżających 
do pracy. Ten okres wyłączenia powinien obejmować również ich.
Co więcej, ten okres przejściowy dla mieszkańców wcale nie rozwiązuje problemu, a 
jeszcze ukrywa fakt że auta nie spełniające normy statną się niesprzedawalne. Bo nikt w 
Krakowie ani z okolic nie kupi takiego samochodu, więc ludzie będą jeździć nimi aż do 
końca zamiast wymienić na nowsze/czystsze. 

Już samo istnienie tego płatnego rozwiązania pokazuje, że wszyscy dostrzegamy problem wykluczenia ludzi spoza Krakowa, który spowoduje SCT. Z jednej strony dobrze że w ogóle przdwiduje się 
taka furtkę. Ale z drugiej to jest jednak pokazanie że za pieniądze można wjechać czymkolwiek, więc trochę kłóci się to z ideą czystego transportu. Ja uważam że gdyby strefa obejmowała tylko 
centrum miasta nie byłoby potrzeby tego płatnego wjazdu i nikt nie byłby wykluczony. 

To rozwiązanie ma w teorii ulżyć mieszkańcom, ale ono też spowoduje, że auta nie spełniające wymogów, zwłaszcza diesle (np 10-letnie 
Euro 5) będzie bardzo trudno sprzedać. Więc mieszkańcy mogą jeździć nimi jeszcze dłużej (aż do giusti technicznej gdy samochód trzeba 
będzie zezłomować). Ludzie którzy mają taki samochód najczęściej nie będą mieli pieniędzy żeby kupić nowy (nowszy) bez sprzedaży 
startego auta tak żeby odzyskać te 20-30 tys. zł (a jeszcze zezłomowanie też kosztuje). Lepiej byłoby pozwolić jeździć euro5 bez ograniczeń 
na okres przejściowy dla wszystkich, a nie tylko dla mieszkańców (lub zrobić strefę tylko w ścisłym centrum) tak żeby ludzie mogli 
stopniowo wymienić auta zamiast skokowo sprawić że auta będą niesprzedawalne. To de facto po cichu zabierze ludziom 20-30 tysięcy zł 
bo taki jest koszt 10 letniego auta euro5. 

1.7.25 16:06:18 Granice Rynku i Starego Miasta Ograniczenie strefy do scisłego centrum miasta, reszta dla wszystkich samochodów Mieszkańcy Krakowa mają do dyspozycji transport publiczny, dlaczego mają mieć 
przedłużony ten okres? Ja jestem zmuszona dojeżdżać do pracy z małej miejscowości beż 
możliwości bezpośredniego dojazdu transportem publicznym. Ewentualnie dojazd w 
obie strony z przesiadkami bedzie zajmował 4-5 godzin dziennie. Mogę zamieszkać na 
dworcu zeby nie tracic tyle czasu. Dojazd do pracy kosztuje mnie 1000 zł miesięcznie, z 
czego mam opłacić dodatkowe 500zł albo kupić nowy samochód??

Nie zgadzam się. To za dużo obciążenie finansowe dla osób które już i tak dużo płacą za dojazd do pracy a nie mają środków na nowe auto Żadnych wyjątków

1.7.25 16:07:16 Pracę nad wprowadzeniem strefy należy bezwględnie przerwać ponieważ po wprowadzeniu dojdzie do wukluczenia komunikacyjnego obywateli. Nie ma wybudowanych licznich parkngów Park&Ride to nie ma mozliwości wprowadzania SCT dyskryminującej mniej zamożnych 
obywateli.

Każdy jeżdzi takim autem na jakie go stać - STOP dyskryminowaniu obywateli! Mieszkańcy powinni mieć bezterminowe wyłączenie spod wymogów SCT. Czyli jak biedny obywatel dodatkowo zapłaci to już jest EKO? Wszyscy mieszkańcy powinni być wyłączeni bezterminowo spod SCT!

1.7.25 16:11:06 Dlaczego mieszkańcy Krakowa którzy mogą z dnia na dzień przesiąść się na komunikację 
miejską mają czas na zmianę samochodów do 2030 roku a mieszkańcy ościennych gmin 
gdzie komunikacja jeździ np w weekendy co godzinę lub dwie godziny muszą to zrobić w 
tym roku? Dlaczego nie zostaniecie przy tym terminie co był czyli 2026?

1.7.25 16:11:08 Zlikwidować strefę, brak samochodów w czasie covidu pokazał, że ta strefa nic nie zmieni poza wyciągnięciem pieniędzy od biedniejszych ludzi. Zlikwidować strefę, brak samochodów w czasie covidu pokazał, że ta strefa nic nie zmieni poza wyciągnięciem pieniędzy od 
biedniejszych ludzi.

Zlikwidować strefę, brak samochodów w czasie covidu pokazał, że ta strefa nic nie zmieni poza wyciągnięciem pieniędzy od biedniejszych ludzi. Zlikwidować strefę, brak samochodów w czasie covidu pokazał, że ta strefa nic nie zmieni 
poza wyciągnięciem pieniędzy od biedniejszych ludzi.

Zlikwidować strefę, brak samochodów w czasie covidu pokazał, że ta strefa nic nie zmieni poza wyciągnięciem pieniędzy od biedniejszych ludzi. Zlikwidować strefę, brak samochodów w czasie covidu pokazał, że ta strefa nic nie zmieni poza wyciągnięciem pieniędzy od biedniejszych 
ludzi.

1.7.25 16:12:19 Nie powinno się wprowadzać SCT, gdyż jest to ograniczenie wolności.
1.7.25 16:13:46 SCT powinna dotyczyć ścisłego centrum a nie całego Krakowa 
1.7.25 16:14:26 Nie powinno być w ogóle strefy czystego Transportu. Nie dla SCT ! Dlaczego tylko Szpitale ? A przychodnie miejskie, osiedlowe czy inne parkingi typu Pak and Ride ? to jest nie logiczne. Nie dla SCT. Uważam że te wymagania to mrzonka i wymysł ekoterrorystów. Skąd biedni ludzie mają mieć pieniądze na nowsze auta jak często nie starcza im na rachunki ? Nie dla SCT ! tak, mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączni z obowiązku zmiany auta , ale uważam 

też że przyjezdni. Pomysł SCT uważam za poroniony. Nie dla SCT !
To czysta łapówka za to że ktoś jest biedny i go nie stać na zmianę auta. To jest chore. Karać za biedę ? Czyżby to były nowe standardy europejskie ?Nie dla SCT ! Uważam że wszyscy powinni być zwolnieni ze strefy czystego transportu, ponieważ to głupi i chory pomysł, sprawiający że wielu ludzi nie 

będzie mogło wjechać do Krakowa, nawet mimo kilku wyjątków które zaproponowano. Nie dla SCT !
1.7.25 16:14:38 Strefa czystego transportu powinna być objęte tylko ściśłe centrum miasta a nie praktycznie cały obszar. Powinny mieć możliwość wjazdu samochody nie zależnie od norm jeżeli dotyczy to np. dostawy towaru. Jeżeli miały być te normy to powinny być wpuszczane wszystkie samochody o 

2000 roku produkcji.
Moim zdaniem mieszkańców nie powinien dotyczyć ten przepis , jest  wymuszenia na 
mieszkańcach zmiany samochód , a nie wszystkich na to stać.

Trochę śmieszna sytuacja ,jak wniosą opłatę to już nie szkodzą środowisku? To jakiś absurd i wyciąganie pieniędzy od ludzi. Na czas załatwianych spraw powinni wjechać za darmo. Dla mieszkańców nie powinna obo

1.7.25 16:15:18 Dla mieszkańców nie powinna obowiązywać strefa czystego transportu 
1.7.25 16:15:36 Darujcie sobie jakieś strefy, które są tylko i wyłącznie zrobione po to, żeby ktoś na tym zarabiał. Przestańcie mamić ludzi tym „eko-ścierwem”, bo każdy bardziej rozgarnięty wie, że to ściema. Nie wpuszczacie 

starszych aut, które niby nie mają odpowiedniej normy spalania, ale już takiego Rolce Royce’a Phantoma już tak. 
Odpowiedź jak powyżej Standard emisji euro? Niech ktoś mi powie dlaczego samochody, które nie wchodzą w normę euro (tylko dlatego, że nie mają przebitej pieczątki przy produkcji, a nie dlatego jakie 

faktycznie mają spalanie i wpływ na środowisko) będą cierpieć na regulacjach, a drogie auta, które spełniają normę, ale ich spalanie niewiele się różni od tych starych będą mogły do woli 
po mieście sobie jeździć? 

Dajcie chociaż możliwość realizowania update’ów norm jeśli rzeczywiście auto w nie wchodzi. Paranoja 

Bardzo miło, że chociaż mieszkańcom dajecie jakiekolwiek możliwości przygotowania się 
do zmiany. Co jeśli auto jest zarejestrowane w innym miejscu, a ja je użytkuję będąc 
mieszkańcem Krakowa? 

Na pewno nie godzinowej. To idealna forma manipulacji po to, żeby kosić nas na pieniądze. 

Ustawcie stałą kwotę i się jej trzymajcie. Tylko żeby też z czapy nie była. Nie każdy ma pełną swobodę wymiany samochodu na ten spełniający normę. Chwała i wolność dla silników spalinowych. 
Zostawcie w świętym spokoju ten zielony ład. Cały świat robi swoje, a unia swoje - masakra. 

Po prostu zróbcie tak, żebyśmy my jako ludzie mogli normalnie w tym świecie funkcjonować. Za dużo się dobrego dzieje, żeby nam znowu 
wszystkim robić wszystko pod górę? Błagam was, postawcie się w roli normalnych obywateli, ludzi młodych czy innych seniorów albo 
osoby niepełnosprawne. Myślimy czasem też o sobie, a nie tylko o pieniądzach.  

1.7.25 16:16:04 Obszar sct jest w porządku Obszar jest ok Dla silników benzynowych jest w porządku a dla silników diesla lepiej na początek od euro 5 a od 2030 roku tak jak w projekcie Tak propozycja jest dobra, i proponuję jeszcze żeby uwzględnić tutaj osoby prowadzące 
działalność gospodarczą w Krakowie wynajmując lokal w Krakowie ale nie mających 
zameldowania w Krakowie 

Proponuje uwzględnić tutaj też samochody chłodnie

1.7.25 16:16:04 Strefy powinno wogóle nie być. Uważam że powinna byc zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jesli samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie wolno go 
dyskryminować poprzez zabranianie poruszania sie po drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne

Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrownym samochodem Sprawny i zarejestrowny samochód powinien móc sie poruszać po wszystkich drogach publicznych Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego. SCT jest bezprawnym oszustwem Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jaka kolwiek inna forma dyskryminacji.

1.7.25 16:16:10 Tylko Stare Miasto i Kazimierz norma Euro 5 zamiast Euro 6 a później normaa Euro 6 zamiast 6dT. Brak kryterium wiekowego samochodu. 10 lat zamiast 5 lat obniżenie opłat (0,5zł /h, 5zł/dzień, 100zł / miesiąc) i wydłużenie okresu płatnego z 3 do 5 lat pojazdy krakowian - wydłużenie okresu z 5 do 10 lat
pojazdy historyczne i zabytkowe - bez zmian
pojazdy służb ratowniczych i technicznych - bez zmian
pojazdy specjalne przystosowane do przewozu osób niepełnosprawnych - bezterminowe wyłączenie z SCT
pojazdy z "niebieską naklejką" osoby niepełnosprawnej - brak wyłączeń
pojazdy urzędnicze (ministerstwa, wojewodowie, prezydenci itp) - brak wyłączeń
pojazdy kościelnych osób prawnych - brak wyłączeń
pojazdy organizacji pozarządowych - brak wyłączeń

1.7.25 16:19:32 Strefę ograniczyć jak już coś do ścisłego centrum - rynek i wokół planty, a nie cały Kraków Jak już to wszystkie parkingi park & ride np na Kurdwanowie i dobudować na obrzeżach kolejne plus połączenia szybka kolejka, 
tramwajem autobusem

Norma euro nie powinna mieć znaczenia tylko stan techniczny pojazdu. Może być auto wiekowe wzorowo utrzymane i młode ale trup z wycięta całą ekologia. Norma euro nic nie mówi, a 
wiele aut z niższą norma mniej truje jak auto z najnowszą. SKP powinny skrupulatniej badać auta i wycinać auta z dróg Krakowa 

Mieszkańcow Krakowa SCT wogole nie powinno dotyczyć, auta i tak są w końcu 
wymieniane na młodsze. Nic nie jest wieczne, a jak ktoś ma auto wiekowe to jest albo 
wzorowo zadbane albo jest zabytkiem. Jest to wcinanie się ludziom w życie i narzucanie 
czym mają się poruszać. Osobiście do centrum rzadko jeżdżę samochodem, poruszam się 
tylko po głównych drogach miasta, jak mam jechać do centrum korzystam z komunikacji

Jest to znowu narzucanie ekoopłaty, skoro mieszkam w Krakowie dlaczego mam płacić jak mnie nie stać na nowe auto spełniające normy euro, a mam starsze zadbane i utrzymane technicznie ?? Jedna grupa, wszyscy Krakowianie, pracujący i płacący podatki w Krakowie 

1.7.25 16:20:20 Jestem przeciwny tworzeniu Strefy Czystego Transportu. Uważam że uderza ona w prawo własności i narusza art 32 i art 52 Konstytucji RP Jestem przeciwny tworzeniu Strefy Czystego Transportu. Uważam że uderza ona w prawo własności i narusza art 32 i art 52 
Konstytucji RP

Jestem przeciwny tworzeniu Strefy Czystego Transportu. Uważam że uderza ona w prawo własności i narusza art 32 i art 52 Konstytucji RP Jestem przeciwny tworzeniu Strefy Czystego Transportu. Uważam że uderza ona w 
prawo własności i narusza art 32 i art 52 Konstytucji RP

Dojenie kierowców nie mające nic wspólnego z walką o czyste powietrze Otwarcie pola do kombinatorstwa i omijania przepisów. Ucierpią zwykli ludzie a cwaniaki sobie poradzą. Cała SCT to chory pomysł 

1.7.25 16:22:05 Nie zgadzam się na wprowadzanie SCT ze względu na charakter dyskryminacyjny uchwały. Nie zgadzam się z pomysłem SCT. Nie zgadzam się z pomysłem SCT. Nie zgadzam się z pomysłem SCT. Nie zgadzam się z pomysłem SCT. Nie zgadzam się z pomysłem SCT.
1.7.25 16:22:12 Wystarczy ograniczenie do EURO5 Proponuję 7 lat wyłączenia Opłata godzinowa ok.
1.7.25 16:22:37 Brak strefy Strefy nie powinno być nigdzie, najwyżej płyta rynkowa Normy Euro to fikcja. Każda firma samochodowa oszukuje w badaniach Równouprawnienie dla wszystkich Czyli za opłatą auto jest już ekologiczne?

Wyzysk.
Lista zbyt szczegółowa i mało czytelna. Skoro Morawiecki zmusił miasta do stref, to dlaczego nie jest to podmiotem dyskusji w Trybunale 
Europejskim?

1.7.25 16:29:38 Strefa tylko na terenie Rynku Głównego W poprzedniej wersji była zaproponowana dla diesli norma Euro 5. Kupiłem samochód tej właśnie normy. Proszę dla diesli wrócić do normy euro 5, zamiast zaproponowanej normy euro 
6 lub 6t.

Żadne służby nie powinny być zwolnione z SCT. 

1.7.25 16:29:45 Mieszkam w Bibicach przy ul witkowickiej mam diesla euro 4 chciał by mieć możliwość przejazdu całą ulicą witkowicką i dorzynkową w kierunku zielonek, nie będę miał też możliwości dojechać do teściowej 
która mieszka przy ul mała góra

Zbyt rygorystyczne normy spalin jak na pierwszy etap wprowadzonej strefy, proponował bym euro 4 do 2026 roku Mieszkam w Bibicach przy ul witkowickiej też chciał bym być objęty wyłączeniem na 5 lat Jeśli mam oszczędzać pieniądze na nowszy samochód a będę musiał płacić za wjazd do strefy 500zł miesięcznie nie prędko uzbieram na nowszy model Posiadam auto dostawcze z 2008 roku euro 4 którym dostarczam towary z i do krakowa też chciał bym być objęty w liście wyjątków

1.7.25 16:30:10 STC tylko w tzw. pierwszej obwodnicy wszystkie największe parkingi w Krakowie rok produkcji od 2007 EURO4 minimum 10 lat dziennej
1.7.25 16:30:26 Każdy z nas chciałby oddychać czystym powietrzem i jakieś działania trzeba podjąć. Ale jeśli strefa miałaby obowiązywać to albo dla Wszystkich bez wyjątków albo Wcale. Równość w dostępie do szkół czy 

pracy gwarantuje Konstytucja. Mieszkańcy Warszawy, Krakowa, Gdańska czy innych miast są beneficjentami pokoleń Polaków, którzy na to wszystko pracowali i pracują.

Strefa wprowadza segregacje ludzi na lepszych i gorszych, na bogatych i tych mniej zamożnych (będziecie mieli 5 letnią karencje, albo dostaniesz zielony listek - widać, że nie stać cie na lepsze auto) lepiej 
mieszkających i gorzej mieszkających (jesteś ze wsi to nie wjedziesz). 

No gdyby chociarz któryś z Radnych mógł powiedzieć, że budował Rynek, albo rzeźbił Ołtarz w Kościele Mariackim ...

Skoro w Krakowie mieszka ponad dwa razy więcej ludzi niż w np. obwarzanku, więc 
statystycznie aut ze starymi dieslami jest dwa razy więcej i dodatkowo jeżdżą one stale 
w Krakowie więc jaki jest sens pięcioletniej karencji dla mieszkańców - to oni przecież 
"trują". Że ktoś płaci podatki na terenie Gminy? Przecież np. urzędnicy, którzy wymyślili 
strefę są beneficjentami ludzi pracujących w prywatnym biznesie (muszą na nich zarobić) 
a sporo wśród nich jest 'dojeżdżających'.

1.7.25 16:31:03 Jedyny obszar gdzie strefa MOGŁABY się znajdować to okolice rynku. Wprowadzanie strefy na terenie całego miasta spowoduje exodus ludności, biznesów poza strefę co zmniejszy przychody miasta. 
Dodatkowo, pomijam już prawne aspekty i słuszność tego rozwiązania - ludzie nie są na tyle głupi, by nie chodzić już teraz do sądu i egzekwować praw, które je otaczają. Strefa bez zmian w ustawach, zmian 
konstytucji nie ma prawa bytu...

Tak jak wyżej, życzę szczęścia jak młodzi ludzie zrezygnują z korzystania i zamieszkiwania w Krakowie, samorząd na pewno będzie 
zadowolony z braku robotników...

Jakiekolwiek narzucanie, zabranianie z korzystania z pojazdu, który przeszedł przegląd więc zgodnie z prawem jest dopuszczony do ruch będzie uwalane masowo w sądach... Ustalanie 
strefy bez zmian w Konstytucji oraz w ustawach dot. transportu/rozporządzeniach dot. dopuszczania pojazdów do ruchu itp. nie ma racji bytu w Polsce. 
Miasto chce ZABRONIĆ czegokolwiek wolnemu obywatelowi, miasto posiadające pieniądze PODATNIKÓW/OBYWATELI chcę ich za własne pieniądze zniewolić. Rozumiem argumenty 
stojące za dofinansowaniem KPO ale to droga donikąd z takimi przepisami.

Rekomenduję rezygnację z SCT na całe miasto i ograniczenie się do rynku/starówki. Inne 
wyjścia podważają konstytucyjnie prawo do wolności poruszania się.

Nadal wymusza to na obywatelu zakup nowszego samochodu i NADAL jest to działanie przeciw obywatelom. Niekonstytucyjne decyzje i samowolka Urzędu Miasta nic tu nie zmieni. Możecie 
wprowadzić taką strefę ale zobaczycie efekty podobne do tych z Niemiec, exodusy, wyjazdy i przenosiny ludności. Pragnę przypomnieć, że w Niemczech akurat ze stref rezygnuję się :)

Rozumiem, że dzielenie obywateli na lepszych (krakowian) i tych z zewnątrz zostało przez kogoś uznane za dobry pomysł? Czy ktoś u was 
na głowę upadł?

1.7.25 16:31:05 Nie dla sct Nie dla sct Nie dla sct Nie powinno to wogóle obowiazywać mieszkańców którzy płacą tu podadtki więc 
pownni być zwolnieni z tego. Noe dla sct

Jest to bardzo zły pomysł. Nie dla sct Nie dla sct

1.7.25 16:32:27 Uważam, ze całe miasto powinno być objęte strefą - zakaz wjazdu dislom.
Mieszkańcy powinni mieć czas na dostosowanie się a nowe samochody tylko benzyną i elektryki 

1.7.25 16:33:19 Raczej STC powinno dotyczyć miejsc najbardziej zagrożonych wpływem spalin. Znaczy Centrum miasta. Dojazd do Ośrodków Zdrowia. Nie każdego stać na wymianę auta "na żądanie". Mieszkańców nie powinno to objąć. W 
końcu każdy kiedyś sam zmieni auto na nowsze bez przymusu.

Bez sensu. Np. ja korzystam z auta tylko jeżdżąc na większe (cięższe) zakupy. Zdarza się to raz na tydzień/dwa tygodnie. Dlaczego mam płacić abonament miesięczny. Może zezwolić w takich 
przypadkach na kilka dni używania w miesiącu bezpłatnie. 

Jak napisałem wyżej: nikt nie jeździ starszym autem bo tak lubi. Z czasem każdy je zmieni.

1.7.25 16:35:21 pierwsza obwodnica/planty to zdecydowanie za mało,i jak niby miałoby wyglądać ustalenie dróg dojazdu, czy jakaś inna forma uzyskiwania 
"zezwoleń"/potwierdzeń o dotarciu na miejsca 

auta > 20 lat ale bez wyjątku dla aut "historycznych"- już widać na ulicach nagły wysyp aut historycznych np. fordy mustangi, z "wspaniale" tuningowanymi wydechami nie ma powodu by mieszkańcy Krakowa mieliby mieć inaczej niż pozostali, Wszak to oni 
rzekomo chcą SCT, to więc niech zasady będą IDENTYCZNE. Również dla aut dostawczych. 

jest to jakiś pomysł, lub wprowadzenie możliwości kilku wjazdów rocznie dla najstarszych samochodów auta historyczne /zabytkowe - nie ma powodu by był dla nich wyjątek. Po co? Będzie to zresztą żródłem masowych naduzyć - co już 
widać.Auta elektryczne powinny mieć juz dawno zakaz poruszania się po buspasach - przepis się już zdecydowanie zdeaktualizował

1.7.25 16:36:42 Uważam, że SCT nie przyczyni się w ogóle do poprawy jakości powietrza. Ale jak już pis sprawił, że SCT musi wejść, to uważam, że powinno się SCT objąć maksymalnie mały fragment Krakowa. Np zamknięty II 
obwodnicą Krakowa (oczywoscie z wyłączeniem tejże II obwodnicy). Z tego należałoby jeszcze wyłączyć Dietla i Starowislną z dojazdami do wszelkich urzędów miejskich np urząd paszportowy, ograniczając 
możliwość skorzystania z nich do 10 razy w roku. 

SCT należy zminimalizować jak tylko to możliwe. Np do II obwodnicy Krakowa. Wszystko poza II obwodnicą może i powinno pozostać 
otwarte. Ważny jest choćby dojazd do centrów handlowych jak Bonarka, Galeria Kazimierz, Krakowska czy Zakopianka. 

Przede wszystkim powinno się zaostrzyć kontrolę czystości spalin. Sam posiadam jako auto rodzinne Fiata Multipla (mam troje dzieci) z 2003 roku spełniającego euro4 (silnik diesel). Auto 
to idealnie spełnia moje potrzeby i jest bardzo ekonomiczne (pali poniżej 6/100 ON). Alternatywa równie praktyczna z euro6 to np VW Caravelle, który z 2016 roku kosztowałby mnie 
minimum 70tys zł. Nie stać mnie na takie auto, gdyż moja żona leczy się onkologicznie, a najmłodsza córka jest częściowo niepełnosprawna. Ponad to taki Volkswagen spali po Krakowie 
około 10-11 litrów ON na 100km, czyli 2x więcej niż Multipla. Gdzie tu ekologia? 

Okres używania przez mieszkańca Krakowa (i nie mieszkańca Krakowa również) powinien 
być ustalony jako dożywotni dla danego samochodu, pod warunkiem, że został on 
zakupiony przed wejściem w życie SCT i pozostaje w pełni sprawny. 

SCT to dzielenie społeczeństwa na bogatych i biednych pod fałszywą przykrywką ekologii, a wyłudzanie od tych i tak biednych dodatkowych opłat to zwykłe złodziejstwo. Każdy sprawny pojazd zakupiony przez obywatela RP i UE powinien móc do woli korzystać z całej infrastruktury drogowej RP i UE tak długo 
jak jest sprawny technicznie. Zamiast SCT zaostrzmy i egzekwujmy czystość spalin aut już jeżdżących. Moja Multipla z euro 4 będzie 
sprawna dłużej niż większość aut z euro 6, bo o nią dbam. 

1.7.25 16:41:59 Zlikwidowac strefe Zero strefy Bzdura, nie chcemy strefy w krakowie. Nie dla strefy Nie dla strefy Nie dla strefy 
1.7.25 16:42:52 SCT która ma jedyne sens uwzględniając możliwości mieszkańców to aleja trzech wieszczy - Dietla,  rondo grzegórzeckie - rondo mogilskie.

Prawie 100% mozliwosc dojazdu do wszystkich szpitali, placówek z prywatnej opieki zdrowotnej i innych prywatnych specjalistów.
Osoby które będą chciały podróżować dalej PKP lub autokarami będą mogły dostać się bezproblemowo na dworzec główny.
Strefa nie musi oznaczać całego miasta, już nie mówiąc o tym że mielibyśmy najwyższe wymagania w Europie jeśli chodzi o SCT. 
Dużo osób dojeżdża do Krakowa do pracy z mniejszych miejscowości i nie mają możliwości na wymianę auta które spełniałoby wyśrubowane normy euro 6
Brak dostarczenie rozwiniętej komunikacji masowej - dużo tzn białych plam komunikacyjnych 

Jest to bardzo zły pomysł ograniczać tylko do kilku punktów. Strefa powinna być o wiele mniejsza Urealnić trzeba te wymagania. Euro 6 to mogą w Brukseli lub  Wiedniu wprowadzać a nie w Krakowie. Zacząć od euro 3 i potem co 5 lat można podnosić o kolejna. Ludzie będą mieć czas 
aby zaplanować swoje finanse i podjąć decyzję mają na uwadze wyższe normy.

Wszyscy powinni być traktowani jednakowo. Dobry pomysł Pojazdy specjalne - zrozumiałe 
Zabytkowe - zrozumiałe 
Mieszkańców Krakowa- mieszkasz i pracujesz w Krk to strefa cie nie obowiązuje ale jeśli cie nie stać na kupno mieszkania w Krk a w nim 
pracujesz to będzie Cie stać na kupno nowszego auta. Brak logiki i faworyzowanie mieszkańców.

1.7.25 16:43:05 Należy zmodyfikować ją poprzez jej likwidację. Taką strefą należy objąć cały obszar miejski czyli de facto zl;ikwidować strefę czystego transportu. Rozważając emisyjność pojazdu należy również brać pod uwagę proces produkcji tego pojazdu. Mniejszą emisję zapewnia użytkownik eksploatujący pojazd np. 15-letni niż użytkownik 
zmieniający w okresie 15 lat, 3 razy pojazd powodując emisję z przemysłu przy każdej produkcji kolejnego nowszego pojazdu.

Taki okres powinien zostać wydłużony i zachęcać do eksploatowania pojazdów jak 
najdłużej - do czasu braku możliwości osiągnięcia ich sprawności określanego przez 
stacje diagnostyczne lub złomowanie decyzją samego właściciela.

Oceniam takie rozwiązanie negatywnie, to obciążanie kolejnymi podatkami użytkowników pojazdów starszych wydłużając czas osiągnięcia zdolności ekonomicznej do zakupu pojazdu o niższej emisji. Drogi na terenie Krakowa są finansowane i budowane z podatków płaconych w Polsce przez wszystkich pracujących mieszkańców Polski. 
Wyjątki nie powinny dyskryminować nikogo spośród wskazanej grupy. Powinna ona obejmować każdego - de facto SCT nie ma sensu.

1.7.25 16:43:17 może czas już zagonić wszystkich pseudokologów do roboty a nie żerowaniu na innych zamknijcie cały kraków dla ruchu zostawcie tylko urzędnikom zobaczymy jak długo utrzymią się w strefie czystej od pracowników won z sct żadnych ulg bo niby dlaczego kolejne sciąganie kasy na darmozjadów żadnych ulg 
1.7.25 16:44:21 Granice starego miasta. Sklepy, szkoły urzędy to są ważne miejsca gdzie trzeba dojechać samochodem. Euro 4 dla benzyna i dizli Co najmniej 15 lat na to powinno byc Wystarczy już oplat od kierowców,ludzie są coraz biedniejsi Pojazdy firm dzięki którym to miasto funkcjonuje powinny być pozawszelkimi zakazami ,
1.7.25 16:46:25 W granicach 1 obwodnicy. Tak Euro4 10 lat Takie rozwiązanie w praktyce rozbraja SCT, koszty poboru i kontroli zdecydowanie wyższe niż korzyści Idiotyczne wyłącznie dlaczego pojazdy specjalne miałby być wyłączone tworzy kazus do unikania ograniczeń 
1.7.25 16:47:14 Moim zdaniem jest to faworyzowanie obywateli o zasobniejszych portfelach, których stać na zakup nowszego pojazdu, lub których stać na płacenie za możliwość niespełnienia normy. A 

to, że dany pojazd nie ma ustalonej normy emisji spalin na poziomie Euro 6 nie powoduje, że nie spełnia wymogów dla tej normy. Dany model samochodu (np. popularny wśród 
taksówkarzy Toyota Auris) może mieć ustaloną w obrębie tego samego roku produkcji normę Euro 5 oraz Euro 6, bez jakiejkolwiek zmiany po stronie mechanicznej, a zmiana wynika 
jedynie z uzyskania nowej homologacji (produkcja modelu po liftingu) i rozpoczęcia badania poziomu emisji cząstek stałych przy normie Euro 6.

A co np. z przedsiębiorcami, którzy prowadzą działalność w Krakowie, a mieszkają poza 
Krakowem?

O ile wprowadzona opłata nie spowoduje, że samochody nie spełniające normy emisji spalin nie zaczną mniej zanieczyszczać powietrza, nie widzę uzasadnienia dla tejże. A czymże różnią się pojazdy historyczne/zabytkowe od starego samochodu? Magicznie przestaną zanieczyszczać powietrze?

1.7.25 16:48:14 Całkowity zakaz wjazdu Powinien być brak jakicholwiek stref umożliwiajacych wjazd aut niespełniających norm Mieszkańcy max 3 lata wyłaczenia Całkowity zajaz wjazdu bez wyjątków, będzie to także miało wpływ na bezpieczeństwo Pojazdy specjalne uprzywilejowane ok, bez innych wykluczen
1.7.25 16:55:33 Nie potrzeba nam sct Nie potrzeba nam sct Nie potrzeba nam sct Nie potrzeba nam sct Nie potrzeba nam sct Nie potrzeba nam sct
1.7.25 16:57:19 Propozycja powinna obejmować obszary z dużym natężeniem ruchu; okolice Rynku Głównego, Kazimierza. Należało by wyłączyć obszar SCT w godzinach nocnych dla dostawców i zaopatrzeniowców sklepów. 

(Najczęciej dostawy realizowane są w nocy).
Należało by złagodzić normy dla silników diesla do tych jak w poprzedniej uchwale oddalonej przez sąd tj. od 2030 roku Norma Euro 5. 

Proszę mieć na uwadze, że auta dostawcze są ubogie w wyborze jednostek napędowych i wybór jest zazwyczaj między dieslem a dieslem. Jak w takim razie mają realizować dostawy 
zaopatrzeniowcy którzy posiadają specjalistyczne auta takie jak; auto chłodnie, zabudowy z windami.

Kolejnym argumentem między normą Euro 5, a normą Euro 6d jest niewielka różnica emitowanych zanieczyszczeń poparta badaniami około 10% na korzyść Euro 6d. Proszę mieć na 
uwadze, że auta z normą Euro 5 posiadają filtry DPF/katalizatory.

Należało by wprowadzić rozwiązania z poprzedniej ustawy tj. Norma Euro 5 od 2030 
roku lub wprowadzić złagodzenia dla aut z wbitym do dowodu adnotacją: SAMOCHÓD 
CIĘŻAROWY.

Rozwiązanie należało by wprowadzić bezterminowo tak jak ma to miejsce w zachodnich krajach, bez terminu ważności, a nie okres 3 lat. Ingerencja w zapisy w dowodzie rejestracyjnym będzie wiązała się z biurokracją i koniecznością wymiany dowodu.

Do list wyjątku powinny zostać dopisane samochody ciężarowe dla których najbardziej rygorystyczna norma emisji spalin od 2030 roku, to 
Euro 5 zamiast Euro 6D

1.7.25 16:57:40 10 lat Źle bo rozumiem że wtedy jak ktoś zapłaci to powietrze będzie czystsze? przecież to chory absurd nie ma wyjątkow dla nikogo. Kolejny absurd co to znaczy specjalne one nie zanieczyszczają powietrza....w tej STC absurd goni absurd. Żadnych wyjątków.
1.7.25 16:58:31 Strefa powinna być wewnątrz II obwodnicy brak parkingow park and ride od strony nowej huty, np wzgórza , dlaczego ? miasto nie jest gotowe dlaczego auto benzynowe z 2005 roku ma byc lepsze od diesla z 2013 ktory ma dzialajacy filtr dpf  a katalizator w benzynie ktora jest 8 lat starsza już dawno został wyciety przez 

wlaściciela ? to jest nonsense 
czyli auta z krakowa moga sobie jezdzic bez ograniczen a juz z poza krakowa nie ? to jest 
dyskryminacja, gminy przynalezace do krakowa - przyściennie powinny też być 
uwzględnione do dostosowania sie na warunkach takich samych jak krakow 

oplata nic nie wnosi , zanieczyszczenie jak bylo tak bedzie, czy to ze ktos zaplaci 500zl wplynie na to ze nagle jego samochod bedzie nieemisyjny ? to jest abstrakcja kto to wymyslil ? jak to 500zł 
zostanie zagospodarowane ? nie ma takiej technicznie mozliwosci do oczyszcenia powietrza z tych pieniedzy ....

nie trzeba tu taj nic wpisywać bo projekt dyskryminuje obywateli , masz kase to wjedzieszm nie stac cie na nowe auto to sorry zostan w 
domu

1.7.25 16:58:34 Strefa niech obejmuje stare miasto Jest zła, ponieważ strefa jest tylko utrudnieniem dla ludzi a nie faktycznym rozwiązaniem problemów nadmiernej emisji spalin. Dobrze 
państwo wiedzą, że bardziej skutecznym działaniem byłyby bardzo rygorystyczne badania techniczne pojazdów i kwalifikowanie tylko 
tych które mają w pełni sprawny układ spalinowy (zgodny z daną normą Euro pojazdu). 
Proszę zauważyć że często już najnowsze pojazdy (nie tylko diesle) kopcą niemiłosiernie, gdzie pojazd np 20-25 letni, w bardzo dobrej 
kondycji, zadbany będzie chcąc niechcący bardziej ekologiczny od pojazdu niespełniającego norm.
Strefa jest bublem prawnym, bo cóż z tego że nie będzie możliwe wjechanie do strefy starszym pojazdem, jeśli będzie grom pojazdów 
nowych, ale niesprawnych. To jest patologia, a nie rozwiązanie realne problemu.

Opisane w punkcie 2. Nie wiązanie norm Euro z wjazdem do strefy, a ogólnopolska zmiana i zaostrzenie przeglądów technicznych. Auto nowe, ale kopcące? - nie może wjechać, ba nie 
może się poruszać po drogach publicznych.
Auto zadbane ale leciwe, spełniające normy dla swojej kategorii- niech wjeżdża.

Conajmniej 10 lat Kompletnie bezsensowne, bo strefa nie powinna istnieć w takim formacie Bzdura. Powinno to dotyczyć również pojazdów spełniających normy emisji wedle swojej kategorii (czyli ogółem sprawne technicznie) oraz 
pojazdów używanych okresowo - np. Kabrioletów, roadsterów. To są pojazdy których właściciele niekoniecznie mogą już posiadać wpis nt. 
zabytku/historycznego pojazdu, a jednak charakter tych samochodów powoduje że są to notabene pojazdy „okolicznościowe”, nie jeżdżące 
przez 365dni w roku, zatem takie wyłączenia również bym wprowadził. 

1.7.25 17:00:03 Moja propozycja to brak SCT To jest zła propozycja. Nie wolno zakazywać ludziom używania ich prywatnych pojazdów. Moja propozycja to brak SCT Moje podejście to brak SCT. Opłata godzinowa za jazdę własnym autem. Co jeszcze? Proponuję, żebyście tym osobom, którym zakazujecie jeździć własnymi autami, kupili po nowym pojeździe. Tylko klasa premium, a nie 
jakaś Dacia czy Fiat. 

1.7.25 17:10:07 Ograniczyć granice Strefy Czystego Transportu do sektorów A Strefy Płatnego Parkowania. Ze strefy opisanej w pkt. 1 powinny zostać wyłączone drogi dojazdowe do ważnych obiektów użyteczności publicznej np. szpital przy 
ul. Henryka Siemiradzkiego 1

W strefie powinny być dopuszczone pojazdy spełniające min. Euro 4. Kolejne normy nie wprowadzały znaczących zmian w emisji pyłów i cząstek stałych. Faktycznie spełniana norma 
powinna być potwierdzona przez diagnostę na podstawie badań spalin.

Ograniczenia zaproponowane w pkt 3. powinny zostać wprowadzone stopniowo dla 
wszystkich (również dla mieszkańców) w trakcie okresu przejściowego (np. 3 lata). 

Zaproponowane rozwiązanie jest odpowiednie dla strefy w granicach zaproponowanych w pkt 1. Zaproponowana lista wyjątków jest wystarczająca dla strefy w granicach zaproponowanych w pkt 1.

1.7.25 17:10:24 takie jak aktualna strefa ograniczonego ruchu bez sensu. nie powinno być wyjątków
1.7.25 17:10:58 Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu, takie rozwiązanie to bzdura która ma na celu kolejne wyłudzanie pieniędzy id obywateli. Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu
1.7.25 17:11:25 Należy ją zlikwidować Nie jest to dobre rozwiązanie, badania w krajach w których ją wprowadzono wykazują, że w strefie tej nie mam poprawy jakości 

powietrza
Pozostawić Kraków jako strefę wolną od takiej głupoty Kretyństwo popiera kretyństwo Bez sensu pytanie jeśli nie powinno być tej strefy Kretyństwo, tak jak wprowadzanie strefy. Jeśli mieszkańcy Krakowa zgodzą się na tę durnotę za chwilę nie bedą mogli chodzić po mieście 

dalej jak 15 minut od swojego zameldowania
1.7.25 17:13:07 żadnej strefy.!!!!! żadnej strefy żadnej STREFY ŻADNEJ STREFY ŻADNEJ STREFY I OGRANICZEN... ŻADNEJ STREFY ORAZ OGRANICZEŃ....
1.7.25 17:15:42 Uważam, że strefa obejmuje zbyt duży obszar. Powinna się ograniczać do centrum Krakowa (obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw) w którym prócz poprawy powietrza wpływ miałaby na 

ochronę zabytkowej jego części. Maksymalnie 7-12% powierzchni całkowitej miasta. W celu ułatwienia oznakowania mogłaby być rozszerzona do stref płatnego parkowania oznaczonych jako A bez ulic 
granicznych wyznaczających strefę z możliwym przejazdu al. Zygmunta Krasińskiego. 

Uważam, że granice strefy są zbyt duże. Dojazd do każdej placówki medycznej lub ośrodków dla seniorów powinien być możliwy 
każdym pojazdem bez względu na jego normę emisji spalin. Przy tak rozległej strefie i proponowanych wycięciach sytuacja bardzo się 
komplikuje w przypadku remontu na którymś z odcinku "dojazdowym". 

Euro 3 dla samochodów benzynowych oraz Euro 4 dla samochodów z silnikami diesla w kraju w którym średni wiek pojazdu według GUS to 15 lat uważam za kryterium wystarczające. 
Nie możemy kopiować przykładów 1 do 1 z krajów w których obywatele są znacznie majętniejsi. W niektórych landach niemieckich mimo proponowanej progresji wykluczania transportu 
na podstawie spełnianej normy po wprowadzeniu ograniczeń do Euro 5 dla diesla jakość powietrza uległa na tyle poprawie, że wprowadzenie ostrzejszych ograniczeń przestało być 
uzasadnione. 

wyłączenie powinno obejmować mieszkańców powiatów ościennych oraz samego 
Krakowa jak i przedsiębiorców prowadzących w ich granicach swoją działalność. Okres 
wyłączenia powinien być podniesiony do 10 lat.

To chodzi o ekologie czy jednak o pieniądze? wszystkie samochody zabytkowe.

1.7.25 17:17:44 Tylko rynek Przesadnie wygórowane 5 lat to za mało Idiotyczne rozwiązanie jeżeli strefa będzie większa niż rynek Brak uwag 
1.7.25 17:18:53 Stare Miasto, w obrębie Plant. Bez żadnych ograniczeń!



1.7.25 17:19:37 Strefa Czystego Transportu powinna obejmować tylko centrum Krakowa Brak dojazdu do Szpitala UJ Położniczo-Ginekologiczny na ul. Mikołaja Kopernika 23 Dlaczego samochody ciężarowe i dostawcze posiadają inne wytyczne? Mają być traktowani tak samo jak właściciele samochodów osobowych. Proszę o przeprowadzenie badań, które 
rodzaje samochód (ciężarowe, dostawcze, osobowe) wytwarzają więcej emisji spalin na terenie objętym, czyli na terenie całego miasta Kraków ( nie interesują mnie badania całej UE) 

5 lat wyłączenia powinno obejmować osoby zatrudnione w obszarze SCT niezależnie od 
miejsca zamieszkania. Bardzo dużo osób pracuje w Krakowie 

Paradoks, za 500 zł abonamentu miesiecznego, samochod z poza wytycznych ustawy STC nie będzie już szkodliwy dla środowiska i powietrza w Krakowie? Idealnie dla osób pracujących w Krakowie, 
a mieszkających w gminach przyściennych. 

Uważam, że powinny być zwolnione z opłat  pojazdy, które w 80% wykorzystują ilość dopuszczalnych miejsc w samochodzie osobowym. 
Prawie każdy wlaściciel samochodu, wybierajacy samochód jako formę dojazdu do pracy zamiast autobusu, dojeżdża indywidualnie w 
pojedynkę. W ten sposób można wpłynąć na redukcję wjeżdżających samochodów z poza Krakowa, co również wpłynie na zmniejszenie 
emisji szkodliwych spalin.

1.7.25 17:19:49 Uważam, że SCT powinna obejmować centralne dzielnice Krakowa, gdzie natężenie ruchu jest największe (m.in.: Krowodrza, Stare Miasto, Grzegórzki, a reszta dzielnic fragmentarycznie). Obecne granice SCT 
obejmują praktycznie całe miasto.

Uważam, że kierowcy powinni mieć możliwość dotarcia autem do wszystkich parkingów P+R.
Szkoda, że nie przygotowano mapy z zaznaczonymi granicami Strefy. Opis ulic jest dość mało intuicyjny, trudny do zwizualizowania.

Nie znalazłam odpowiedzi na to pytanie i niestety przegapiłam konsultacje online, a zastanawia mnie jedna kwestia. Załóżmy, że pracuję/studiuję w Krakowie. Do Krakowa przyjeżdżam w niedzielę 
wieczorem, w ciągu tygodnia korzystam z komunikacji miejskiej, a w piątek wracam autem do domu rodzinnego. Jak w takim przypadku naliczana jest opłata? Wnoszenie opłaty miesięcznej, podczas 
gdy auto stoi na parkingu i nie generuje spalin byłoby absurdem. Mam nadzieję, że jeśli ta uchwała wejdzie w życie to opłata będzie obowiązywać tylko na czas korzystania z auta i będzie ją można 
uiścić za pomocą aplikacji mobilnej.

Wyłączenie (do 30 czerwca 2028 r) pojazdów będących własnością sądów i prokuratur; ministerstw, urzędu wojewódzkiego i organów 
administracji zespolonej; Kancelarii Prezydenta RP czy kościelnych osób prawnych jest dla mnie całkowicie niezrozumiałe. Podejrzewam, że 
sędziowie i wysocy urzędnicy posiadają nowsze auta - ale mimo wszystko - widać tu podział na równych i równiejszych. 

1.7.25 17:20:55 Strefa jest niepotrzebna Każde miejsce Strefa jest niepotrzebna Strefa jest szkodliwa Strefa jest szkodliwa społecznie Strefa jest szkodliwa społecznie 
1.7.25 17:20:59 Tylko Rynek główny  lat to za mało  Coraz większa liczba niemieckich miast decyduje się na likwidację tzw. 

umweltzone, czyli stref czystego transportu
Zawsze chodzi o pieniądze. Jak nie stać człowieka na zakup nowego auta, to trzeba mu kazać płacić i będzie mógł jeździć starym emeryci  jeżdżący do szpitali, przychodni, niepełnosprawni

1.7.25 17:21:11 Ścisłe centrum, do Plant. Do UMK, pl. Wszystkich Świętych. Bez ograniczeń.
1.7.25 17:21:15 Propozycja w uchwale nie jest strefą tylko to całe miasto!! Strefa powinna być zmniejszona - ścisłe centrum lub niewiele ponad to. Jak wskazuje nazwa strefa to cześć czegoś, w tym wypadku miasta a nie 

całość jego obszaru. Ujęcie w strefie peryferii miasta przy jednoczesnym wyłączeniu obwodnicy jest nielogiczne - na obwodnicy ruch będzie dużo większy niż na wszystkich pozostałych drogach. A tak swoją 
droga to nie ruch samochodowy jest problemem zanieczyszczenia ale niska emisja z budynków. Zróbcie strefę ale minimalna a nie maksymalnie duża. Nadgorliwość jest gorsza od faszyzmu. 

Po pierwsze to ma być strefa a nie całe miasto - patrz punkt powyżej. 
Dlaczego tylko Górka Narodowa miałaby być wyłączona ? A Krowodrza Górka, Czerwone Maki itp ? Dlaczego tylko Szpital 
Uniwesytecki  ? A co z 
Rydygierem , Żeromskiego ? Ci którzy się tam leczą są gorsi od innych ? 

Kolejna dyskryminacja diesli z Euro 6 : zrobić bezterminowo jak benzyna z Euro 4 : 
Emisje z diesla E6 z roku 2014 są czasami mniejsze niż ze starszego o 10 lat benz E4. Norma E6d jest tylko kosmetyką E6

Może dla mieszkańców Krakowa i obecnych samochodów zrobić wyłączenie 
bezterminowe ? 
Dopiero pojazdy zarejestrowane po 1 lipca 2025 z określonym czasem karencji. 

I trzeba w końcu powiedzieć ze o to Wam chodzi , czyli ściągnięcie kasy od kierowców. 
Ale ze niepopularne byłoby wprowadzenie takich opłat to kombinuje się ze SCT w całym mieście !!!

Dla Krakowian bezterminowe zwolnienie z wymogów strefy. Dla reszty opłaty za wjazd do strefy.

1.7.25 17:23:01 To jak już, będą takie wymogi, to powinno dotyczyć samochodów zarejestrowanych po 
wejściu uchwały, a nie żeby prawo działało w wstecz. 

1.7.25 17:26:14 Granice strefy super. Ważne by były maksymalnie duże, ale dalej pozwalające na dojazd do parkingów P&R. Jest git Osobiście uważam, że wymagania mogłyby być ostrzejsze. Zmniejszyć okres wyłaczenia do mniej niż 3 lat. Może nawet 2, 1. Uważam, że opłata powinna być dużo wyższa. Uważam, że lista wyjątków jest zbyt duża. Np. jak w pytaniu 4. 

Tak samo uważam, że okres wyłączenia nie powinien obowiązywać dla:
- motocykli
- pojazdów kościelnych osób prawnych
- tak na prawdę wszystkich innych, oprócz zabytkowych/historycznych oraz niektórych specjalnych.

1.7.25 17:29:03 Dzień dobry uważam ze wprowadzenie strefy czystego transportu w całym krakowie jest dyskryminowaniem ludzi biedniejszych których nie stać na zakup młodych samochodów a komunikacja nie wszędzie 
działa idealnie to tak jak byśmy my wszyscy zakazali mieszkańcy krakowa wjazdu do naszych miejscowości starszymi pojazdami.  Bardzo duży procent ludzi którzy mieszkaja poza Krakowem nawet w 
odległości  około 50 km też dojeżdżają do pracy po czym robią zakupy korzystają z kina siłowni itp i nagle nie będą mogli bo stwierdzacie ze naród polski jest tak bogaty ze nas stać na zakup nowych 
samochodów Strefa czystego transportu mogła by być ale w cisłym centrum Starego Miasta jak to jest w innych państwach Wystarczyło by więcej drzew posadzić stworzyć więcej parków a nie zabetonować 
cały Kraków a później mieć pretensje do ludzi którzy pracują że to oni zanieczyszczają miasto

Żadnej strefy należy nam się wolność przemieszczania a nie pomysły które mają nas ograniczać KRAKOW TYLKO DLA BOGATYCH TAK 
URZĘDNICY UWARZAJĄ

Żadne normy bo 8 procent powierzchni ziemi co stanowi Unia Europejska chce nam wmówić że uratujemy całą planete Dyskryminacja innych patrzycie na siebie po wprowadzeniu tych wszystkich waszych 
zakazów należy się proces zbiorowy przeciwko władza krakowa

Najgorsze jakie mogło być czyli dalej z nas doić bo jest Kraków biedny a co mają powiedzieć ludzie których nie stać na zmianę samochodu a nie mają innej możliwości żeby dojechać do pracy Wyjątki są tylko dla bogatych którzy wiadą do Krakowa a biedni nie.A co z samochodami o dużych pojemnościach to że w dieslu o 
pojemności ponad 3 litry a nawet 5 litrów  i norma może być 6 ale tak naprawdę taki silnik sporo więcej zanieczyszczeń niż taki do 2 litrów 
z normą euro 4

1.7.25 17:29:56 sztuczne napędzanie gospodarki jeżeli mam starszego diesla który spełnia wymogi emisjii spalił to dla czego mam jeszcze płacić abonament ludzie...     stać mnie na takiego i takim bede jeździł zakazać nie 
możecie i tyle a to że unia daje wymogi no to trudno macie problem...    jestem spoza Krakowa i jak będę jechać z dzieckiem do szpitala czy też podmienić żonę też muszę wykupić abonament najpierw 
naprawcie ulice aby dziur nie było potem wymyślajcie...   Jak narazie drogi w krakowie są podziurawione więc zajmijcie się pozadniejszymy i pilniejszymi sprawami 

1.7.25 17:33:00 SCT należy całkowicie zlikwidować. SCT należy całkowicie zlikwidować. SCT należy całkowicie zlikwidować. SCT należy całkowicie zlikwidować. SCT należy całkowicie zlikwidować. SCT należy całkowicie zlikwidować.
1.7.25 17:34:04 Jestem całkowicie przeciw takiej strefie:

1. Utrudni i tak ciężkie poruszanie się po Krakowie
2. Dyskryminuje najuboższych

Uważam, że to wolny rynek najlepiej wyreguluje tę kwestię Nie podoba mi się 

1.7.25 17:34:11 Strefa jedynie na ścisłe centrum, a najlepiej w ogóle. Każde miejsce pracy każdego obywatela pracującego na terenie Krakowa. Powinno być brane pod uwagę liczba bezpośrednia emisji a nie norma euro. Auta które mają niższą normę euro ale zarazem niższą emisję niż nowsze są dyskryminowane ze względu na 
rocznik produkcji.

A co z ludźmi którzy codziennie muszą być w pracy w krakowie, gdzie komunikają to 
czasami 2h w jedną stronę? Głupi pomysł.

Głupi pomysł. Czyli nie liczy się ekologia tylko pieniądze. Nie powinno być takiej strefy.

1.7.25 17:35:54 Nie uważam, żeby istniała jakąkolwiek potrzeba, żeby zmieniać obecny stan rzeczy.  Mamy niezbite dowody w postaci niepodważalnych pomiarów z pandemii, czyli praktycznie pustych ulic, że zmiany, które 
chora ideologia zielonego ładu chce wprowadzić nie mają żadnych podstaw w badaniach pomiarów zanieczyszczeń na ulicach. 

Tak, jak w mojej wypowiedzi powyżej - wszelkie Wasze działania są pozbawione jakiegokolwiek sensu, logiki i nie mają żadnego 
uzasadnienia w badaniach. Zostawcie Kraków albo będziecie mieli problemy w następnym rozdaniu politycznym. 

Wara od wszelkich zmian!!! Podajcie jakiekolwiek statystyki, badania, że w jakimkolwiek kraju takie zmiany 
przyniosły zmiany w pomiarach zanieczyszczeń. Wiecie co??? Zgłębiłam temat i wiecie 
dobrze, że takie badania Nie ISTNIEJĄ!!!! Całkowite STOP SCT!!!

Aha, i tą opłatą zmienimy jakość powietrza🤯🤯🤯Ot, i cały sens SCT🤦🤦🤦 Nie na 5 lat, ale na znacznie więcej do więzienia pójdzie każdy, kto będzie taplał w tym ideologicznym g... swoje brudne łapy kiedy wkrótce 
cała ta chora propaganda upadnie, wtedy wasza cudna organizacja będzie miała spore problemy, ludzie będą was pamiętać...

1.7.25 17:38:28 Strefy Czystego Transportu doprowadzą do zubożenia społeczeństwa, wzrostu kosztów dla firm i w konsekwencji do recesji.
Włodarze raczej powinni koncentrować swoje wysiłki na zwiekszeniu wzrostu gospodarczego w regionie. 
W Europie jest on na poziomie 0%, w USA 5%, a w wielu krajach Afrykańskich nawet na poziomie 10%. 
Quo Vadis Europo?

Strefy Czystego Transportu doprowadzą do zubożenia społeczeństwa, wzrostu kosztów dla firm i w konsekwencji do recesji.
Włodarze raczej powinni koncentrować swoje wysiłki na zwiekszeniu wzrostu gospodarczego w regionie. 
W Europie jest on na poziomie 0%, w USA 5%, a w wielu krajach Afrykańskich nawet na poziomie 10%. 
Quo Vadis Europo?

Strefy Czystego Transportu doprowadzą do zubożenia społeczeństwa, wzrostu kosztów dla firm i w konsekwencji do recesji.
Włodarze raczej powinni koncentrować swoje wysiłki na zwiekszeniu wzrostu gospodarczego w regionie. 
W Europie jest on na poziomie 0%, w USA 5%, a w wielu krajach Afrykańskich nawet na poziomie 10%. 
Quo Vadis Europo?

Strefy Czystego Transportu doprowadzą do zubożenia społeczeństwa, wzrostu kosztów 
dla firm i w konsekwencji do recesji.
Włodarze raczej powinni koncentrować swoje wysiłki na zwiekszeniu wzrostu 
gospodarczego w regionie. 
W Europie jest on na poziomie 0%, w USA 5%, a w wielu krajach Afrykańskich nawet na 
poziomie 10%. 
Quo Vadis Europo?

Strefy Czystego Transportu doprowadzą do zubożenia społeczeństwa, wzrostu kosztów dla firm i w konsekwencji do recesji.
Włodarze raczej powinni koncentrować swoje wysiłki na zwiekszeniu wzrostu gospodarczego w regionie. 
W Europie jest on na poziomie 0%, w USA 5%, a w wielu krajach Afrykańskich nawet na poziomie 10%. 
Quo Vadis Europo?

Strefy Czystego Transportu doprowadzą do zubożenia społeczeństwa, wzrostu kosztów dla firm i w konsekwencji do recesji.
Włodarze raczej powinni koncentrować swoje wysiłki na zwiekszeniu wzrostu gospodarczego w regionie. 
W Europie jest on na poziomie 0%, w USA 5%, a w wielu krajach Afrykańskich nawet na poziomie 10%. 
Quo Vadis Europo?

1.7.25 17:43:11 strefa nie może wymuszać zakupu saochodu znacznie młodszego niż średni wiek samochodu w POlsce - euro 6DT czyli de facto 2018 rok juz od 2030 roku? jak? za co? za drogo, powinno dawać ulgę mieszkańcom
1.7.25 17:43:38 Tak. SCT dyskryminuje ludzi biednych, to jest paranoja, że bogaty może wjechać najnowszym mercedesem g klasą, który potrafi spalić 0-30l/100km a szary Kowalski nie może wjechać matizem który pali 

4l/100km. Powinniście dać ludziom czas na wymianę samochodów. Ludzie nie jeżdżą starymi samochodami dlatego, że im się tak podoba tylko ich nie stać! Rozsądniejszym rozwiązaniem byłoby zmiana SCT 
na taki układ: SCT wchodzi od 2030 roku dla wszystkich tj. mieszkańców Krakowa i dojeżdżających (połowa ludzi pracujących w Krakowie to przyjezdni!) i działa ona na zasadzie samochody zarejestrowane po 
2030 roku nie spełniające norm emisji spali euro 6 nie wjeżdżają do Krakow, samochody zarejestrowane przed powinny mieć możliwość wjazdu. Taki ruch spowoduje, że ludzie będą mieli czas na odłożenie 
pieniędzy na zakup samochodów spełniających normy - nie wszystkich stać na zakup czy kredytowanie nowego samochodu. W obecnym układzie nie dość, że Kraków dyskryminuje ludzi biedniejszych to 
jeszcze wprowadzając opłaty za wjazd dla samochodów nie spełniających norm to potwierdzacie. W obecnej formie jak masz pieniądze to każdy samochód spełnia normy nie zależenie czy ma normę EURO 1 
czy EURO 5.

Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym samochodem. Samochód, który posiada ważne badania techniczne powinien mieć. możliwośc poruszania się po całym mieście. Po coś robi się te badania techniczne. Dlaczego tylko dla mieszkańców Krakowa. A ludzie, którzy mieszkają po za Krakowem ale 
pracują w Krakowie to są gorsi? To jest jakiś drugi gatunek ludzi? Robimy sortowanie na 
tych lepszych i gorszych? Według Konstytucji wszyscy są równi wobec prawa, dla 
krakowskich urzędników chyba jednak nie.

To co napisałem w punkcie 1, to jest dyskryminacja ludzi i sortowanie ich na biedniejszych i bogatszych, cofamy się do średniowiecza. A dlaczego tylko mieszkańcy. Mieszkam kilkadziesiąt kilometrów na zachód od Krakowa, dojeżdżam do pracy samochodem jadąc 
obwodnicą i wjeżdżając od wschodniej strony na wschodnią część czyżyn. Tam znajduje się biuro firmy w której pracuje. Czas dojazdu do 
pracy samochodem to ok. 50 minut. Jadąc komunikacją miejską zajmie mi to ok. 2h ponad dwukrotna przebitka. Żeby dojechać 
komunikacją miejską do pracy muszę jechać najpierw autobusem później tramwajem i poźniej znowu autobusem i jeszcze wszystkie muszą 
się zgrać w czasie. Dojazd i powrót to 4h dziennie! Przecież to jest nienormalne, żebym codziennie marnował 4h na dojazd do Krakowa 
gdzie samochodem przejadę do i z pracy w mniej niż 2h! Dajcie ludziom więcej czasu i róbcie tą strefę czystego transportu z głową, bo na 
razie to mam wrażenie, że nie macie pojęcia co robicie.

1.7.25 17:43:56 Wprowadzenie możliwości przejazdu wszystkimi drogami przelotowymi - łącznie z alejami Trzech Wieszczów. Propozycja jest dobra z marginesem czasowym. Złagodziłbym wymóg Euro6d do Euro6 dla pojazdów napędzanych olejem napędowym. Okres jest wystarczający. Rozwiązanie jest dobre.
1.7.25 17:44:29 Zastanawiam się, czy obejmowanie całego miasta Strefa jest dobrym pomysłem. Jako wyjątek ująłbym najbardziej obrzeżne dzielnice miasta, w całym jego okręgu. To znacznie ułatwiłoby kierowcom 

pozostawienie pojazdów bez obaw o narażenie się na koszta związane ze złamaniem zakazu wjazdu.
Powinno powstać możliwie jak najwięcej parkingów P+R z możliwością wjazdu do nich samochodom niespełniającym norm. Znaczna 
część osób pracuje w Krakowie a mieszka poza nim, a jednocześnie nie może sobie pozwolić na nowszy pojazd.

Warto rozważyć nieznaczne złagodzenie wieku pojazdów. Surowe wymagania mogą doprowadzić do paradoksu, w którym dobre technicznie pojazdy będą musiały trafić na złom ze 
względu na brak chętnych do zakupu, z powodu właśnie SCT.

Przerzuciłem fragment o tym mówiący z poprzedniego punktu:
Przedłużyłbym również wyjątek dla mieszkańców z 2030 na 2035 rok. To pozwoli 
wykorzystać im samochody aż do momentu, w którym ich utrzymanie przestanie być 
opłacalne, oraz na spokojne przygotowanie się finansowo do zakupu kolejnych.

Bardzo źle.
Sugeruje ono, że uiszczenie opłaty niweluje szkodliwy wpływ pojazdu na powietrze.
W bardziej radykalnej interpretacji można odnieść wrażenie, iż będzie ono stymulowało zjawisko dyskryminacji ze względu na sytuację finansową.

Tu pozwolę dodać - znalezienie rozwiązania dla posiadaczy starszych aut jest konieczne (!), gdyż one na pewno nie znikną, szczególnie z dnia na dzień. Moją propozycją są wspomniane wcześniej 
parkingi P+R, dużo bardziej pojemne niż przykładowo na Górce Narodowej czy ten z wizualizacji koło wiaduktu na Balickiej, ulokowanie ich na obrzeżach miasta, oraz stworzenie i/lub wzmocnienie 
komunikacji publicznej na odcinku od parkingu do jednego bądź dwóch najbliższych węzłów przesiadkowych.

Wątpliwości budzi wyjątek dla kościołów. Jako instytucja posiadająca bogaty dorobek jest w stanie pozwolić sobie na zaopatrzenie się w 
pojazdy spełniające normy SCT. Zastosowanie się parafii byłoby też daniem dobrego przykładu i zachętą z góry do pochylenia się wiernych 
nad problemem zanieczyszczania powietrza przez pojazdy, jak również przekonania sceptycznie nastawionej części z nich.

1.7.25 17:45:19 Zmiana wymagań z euro 5 na 6 jest przesada i próbą oszukania mieszkańców. Powinie obowiązywać poprzedni zapis. Jest to następny podatek a nie ochrona środowiska 
1.7.25 17:45:44 Jest niepotrzebna, to sztuczny twór który nic nie zmieni..
1.7.25 17:47:37 - - Uważam że brak jakiegokolwiek wyłączenia dla samochodów z silnikiem benzynowym z instalacją lpg co czyni je najbardziej ekologicznymi samochodami w porównaniu do zwykłych 

silników benzynowych i z tych z silnikiem diesla jest dużym błędem. Jest to tani, szybki i ekologiczny sposób na poprawę jakości powietrza, zarówno jest to także ruch pro obywatelski 
gdyż powala relatywnie tanim kosztem dostosować się mieszkańcom do sytuacji podczas gdy wymiana samochodu jest często dużym obciążeniem dla nie których mieszkańców. Brak 
takiego wyłączenia/sytuacji łagodzącej pokazuje to że nie chodzi tu o czystość powietrza w mieście tylko wypychanie starszych modeli z dróg bez głębszego zastanowienia sią nad 
przyczyną problemu. W mojej opinie, strefa powinna też pozwalać na wjazd samochodem o silnikiem benzynowym o standardach euro 3, argumentuje to tym: Gdyby naprawdę zależało 
nad poprawą jakości powietrze, najpierw skupilibyśmy się na zaostrzeniu przeglądów technicznych bo to nie wiek samochodu ma tutaj największe znaczenie tylko jego stan techniczny. 
Samochód nowszy ale nie sprawy będzie nadal szkodliwy podczas gdy dobrze serwisowany starszy będzie miał zakaz poruszania się po mieście co jest absurdalne, usuwając niesprawne 
samochody w przeglądach tworzymy sobie wtedy sytuacje w której mozemy się zastanawiać na SCT. Na to miejsce należy zaoferować ludziom alternatywne sposoby transportu po 
mieście, ścieżki rowerowe, wygodny, punktualny, transport publiczny który będzie działał i będą wiedzieć ze mogą na niego liczyć. 

Możemy zastanowić się nad wydłużeniem okresu o dodatkowe 2-3 lata biorąc pod 
uwagę sytuacje finansową naszego kraju w ostatnim czasie

Czy mam płacić tez za zaparkowany samochód? Co w tym wypadku? Jak będzie owy system działał? Jest za mało informacji na ten temat Samochody z zainstalowaną instalacją na paliwo LPG powinny mieć mniejsze wymagania przez ZDECYDOWANIE mniejszą ilość 
zanieczyszczeń produkowanych przez taki samochód 

1.7.25 17:49:27 jeśli już musi taka strefa być, niech pokrywa wyłącznie okolice Urzędu Miejskiego. SCT jest strefą wolną od biedaków; idea "lepszego powietrza" jest szczytna ale badania przeprowadzone w okresie lockdownów w 
trakcie pandemii wykazały że ruch samochodowy przyczynia się od pogorszenia jakości powietrza w miastach na granicy błędu 
statystycznego. Myśl rozwinę niżej.

Kryteria wg ktorych 0.7L Fiat Cinquecento jest śmiertelnym zagrożeniem a nowe trzylitrowe BMW X60 jest już okej bo "ma znaczek od producenta" mówi wszystko o tym jakie i czyje 
pojazdy znikną z reprezentatywnych dzielnic miast. Używam liczby mnogiej bo przecież Narodowy Długopis pod koniec roku podpisał ustawę w myśl której wszystkie miasta 100k+ 
mieszkańców będą zmuszone podążać tą drogą ku straceniu.

Jeżeli ktoś w 2025 roku nadal jeździ "śmiercionośną trumną na kołach" z 2005 roku to 
znaczy że będzie jeździć tym samochodem ile tylko będzie się dało bo zwyczajnie być 
może nie stać go na współczesny pojazd obliczony na 3000 rozruchów lub 100 000km 
przebiegu. Rozwiązanie powinno zniknąć z projektu tak samo jak projekt i koncept SCT.

To najlepszy punkt z całego programu. Kto jeszcze nie zrozumiał że SCT to strefa wolna od biedaków to ma na to ostateczny argument. Stać Cię to wjedziesz i Fordem F150 robiąc "coal roll" na ludzi 
na przystanku :) Skończy się na kolejnym 'koszcie" przejechania przez Kraków jak obecnie ma to miejsce na A4. A jak wiadomo Polacy kochają stare samochody, małe mieszkania i rosnące ceny które 
usługodawcy opłacający kolejny haracz po prosut przerzucą na nich.

Jak wyżej - uważam że SCT to poroniony pomysł i wyłączona spod niego powinna zostać grupa "Polacy" zaraz obok "Kierowcy". 
"Rozwiązanie" niczego nie rozwiązuje bo przyczyna problemu znajduje się zupełnie gdzie indziej, ale jakoś tak się utarło w naszym kraju że 
kierowcy to najdojniejsza grupa więc w milczeniu dopłacą za pył z klocków hamulcowych, NOxy czy zbrodnię posiadania własnego kawałka 
wolności i niezależności pod tytułem "samochód osobowy". Nie życzę źle miastu ani nawet pomysłodawcom tego zamordystycznego 
skoku na kasę pod zielonym płaszczykiem troski o klimat. Chciałbym jedynie sondaży przedwyborczych do samorządu i może jakiegoś 
badania CBOS wśród tych których SCT dotknie najbardziej.

1.7.25 17:49:37 nie wprowadzać nie! elektrki są też zasilane z węgla bo tak oplamy wikszość elektrowni. Nie wprowadzać nie wprowadzać jeślio mają płacić to wszyscy - dlaczego tylko biedni których nie stać na nowe auto nie wprowadzać strefy
1.7.25 17:50:12 Mniejsza strefa. Żeby można się było poruszać bieżanów Prokocim. Strefy przemysłowe :rybitwy, przewóz Nabijanie kasy
1.7.25 17:51:26 proponowane rozwiązanie jest ok. proponowane rozwiązanie jest ok. Dla benzyny mogłoby to być nawet Euro2. Dla diesla minimum euro 5 no chyba, że weźmiemy pod uwagę dieselgate, to wtedy musi być EURO 6d, bo dopiero ta jest odporna na tego typu 

manipulacje.
proponowane rozwiązanie jest ok. Czy nie spowoduje to nadmiernej biurokratyzacji? Auta historyczne raczej nie, zabytkowe raczej tak.

1.7.25 17:51:31 Ścisłe centrum. Tak jak wskazano wyżej wyłączone z ruchu powinno być tylko ścisłe centrum Rok produkcji nie ma znaczenia gdyż wiele nowych samochodów ma większą emisję spalin niż starsze samochody niezależnie od rodzaju silnika. Zarówno rocznik samochodu jak i 
standard emisji nie są właściwymi wskaźnikami gdyż doprowadzają do wykluczenia społecznego osób mniej zamożnych.

To rozwiązanie jest wysoce niesprawiedliwe szczególnie dla mieszkańców gmin 
ościennych którzy na co dzień pracują, uczą się lub przebywają na terenie Krakowa. 
Niezrozumiałym jest takie uprzywilejowanie tylko mieszkańców Krakowa 

Znów jest to wykluczenie osób mniej zamożnych. W jaki sposób środowisko będzie czystsze jeśli zapłacę za wjazd. Lista po raz kolejny wyklucza osoby mniej zamożne i dzieli społeczeństwo na lepszych i gorszych 

1.7.25 17:53:04 Nie należy modyfikować Rok produkcji pojazdów powinien być podniesiony Okres przystosowawczy powinien być krótszy Pozytywnie, ale ceny za długotrwały pobyt są za niskie. Na razie nie, ewentualnie po okresie funkcjonowania należy przeprowadzić ponownie ankiete
1.7.25 17:54:12 Brakuje mi pytania na ogólne uwagi, więc podam je tu. Dziękuję za ten projekt, ma bardzo dobre zasady. Zaproponowałabym jeszcze stworzenie Strefy Cichego Transportu, czyli 

wprowadzenie ograniczeń dla samochodów sportowych i motocykli. Najgorsze jednak są auta sportowe, które wydają dźwięki jak wystrzał petardy. Człowiek nie może się tego 
spodziewać, bo jest to nagły dźwięk, jak wybuch i do tego jest to bardzo głośne. Dwa razy zdarzyło mi się tego doświadczyć na ulicy w Krakowie, raz jako pieszej i raz jako rowerzystce, i 
doświadczenie jest takie, jakby ktoś zaraz obok odpalił petardę, czyli bardzo stresujące. 

Jest to dla mnie w porządku, dlatego że czytam, że to rozwiązanie ma trwać 3 lata. Uważam, że to dobrze, że jest to tylko tymczasowo. Chociaż może mogłoby to być przedłużone do 5 lat (ale nie 
dłużej).

1.7.25 17:54:39 Jeśli miała by powstać strefa czystego transortu to już powinna być na pierwszej obwodnicy Krakowa czyli wokół plant i tyle. Jest komunikacja miejska i można się na nią przesiąść. Strefa powinna się kończyć jedynie na ścisłym centrum. Co do emisji spalin jeśli samochód 20 letni dizel przechodzi pozytywne badanie na stacji diagnostycznej, to wszędzie powinien się poruszać a nie tylko samochody nowe lub 5 letnie bo nie 
wszystkich stać na nowy samochód.

Ja nie jestem zameldowany w mieście Kraków ale pracuje i płacę podatki dzieci chodzą 
do szkoły. Na co dzień korzystam z MPK samochód mam tylko na wakacje i wyjazdy 
weekendowe 

Opłata za wjazd  jedynie dla ścisłego centrum miasta wydłuży Wydłużyć okres do 10lat

1.7.25 17:55:35 SCT nie powinna powstać. SCT nie powinna powstać SCT nie powinna powstać SCT nie powinna powstać SCT nie powinna powstać SCT nie powinna powstać
1.7.25 17:55:59 Bez nowej huty Roczniki benzynowe od 2000r. Powinny moc wjeżdżac do Krakowa. 

Nie wszystkich stać na nowy samochód.
A 23 letnie auto to jeszcze nie taki staroć. 

A co z osobami które wynajmują ale nie mają możliwości zameldowania ? Wynajmuje od 
10 lat ale nie mam możliwości zameldowania. Więc taki przepis powinien być dla 
wszystkich pracujących w Krakowie.

Zdzierstwo pieniędzy, bo nowsze samochody wcale nie generują mniej zanieczyszczeń. A po wniesieniu opłaty nadal będę generować zanieczyszenia. A co z osobami które tu mieszkają i pracują? Ale nie mają krakowskiego auta ani zameldowania? Powinno tez uwzględnić się takie osoby. I 
np. Wprowadzić wyjątek dla osób zatrudnionych na umowę o pracę w krakowie.

1.7.25 17:58:59 tak bez wyjątków ok.
1.7.25 18:02:20 Strefa czystego transportu nie powinna obowiązywać w Krakowie Cały obszar Krakowa powinien być dostępny i powinna być możliwość wjazdu 5 lat to krótki okres Jest to bardzo złe rozwiązanie, ponieważ wyklucza osoby biedniejsze. Osoby bogatsze dalej będą mogły jeździć samochodami które trują środowisko, chociaż stać je na inne samochody. A osoby 

biedne zostaną podwójnie wykluczone, nie mogą kupić nowego samochodu, a jeżdżąc starym będą musieli wydawać jeszcze więcej pieniędzy, których i tak nie mają.
Ze strefy czystego transportu powinny być wyłączone osoby pracujące w Krakowie. Powinny mieć one możliwość swobodnego dojazdu do 
swojego miejsca pracy. Powinien być również zapewniony dojazd do wszelkiego rodzaju urzędów, teatrów, kin i innych miejsc użyteczności 
publicznej.

1.7.25 18:02:34 tylko ścisłe centrum miasta miasto ma być dla wszystkich obywateli euro 5 15 lat zle władze miasta powinny mieć zakaz wjazdu swoimi samochodami pod urząd miasta 
nie są świetymi krowami 

1.7.25 18:04:07 Jestem mieszkańcem Krakowa i jeśli chcecie wprowadzać jakieś obostrzenia dla mieszkańców  to może dołóżcie się do wymiany na nowsze auta dla tych, dla których taka wymiana ze względów finansowych 
nie jest możliwa. 

Ja myślę, że do wszystkich szpitali i przychodni taki dojazd powinien być bezproblemowy. Do starszych osób, które są pod opieką 
innych osób mieszkających za miastem taki dojazd też powinien być normą. Kto teraz będzie się opiekował osobami starszymi jak nie 
będzie się dało do nich dojechać ? Starych drzew się nie przesadza. 

Zmieniacie zasady gry podczas gry. Kupowaliśmy niedawno diesla dostawczego do pracy rocznik 2013. Wcześniej była mowa tylko o autach do 2009roku. Teraz nagle słyszę o 2014. Zaraz 
w ogóle będę musiał jeździć do pracy na wrotkach albo elektrykiem, który w ziemie nigdzie nie dojedzie.  Bardzo proszę o racjonalne podejście do sprawy i albo wprowadzenie dopłat na 
wymianę samochodu, albo ustalenie, że np od tej i tej daty nie rejestrujemy już aut starszych niż .... I wtedy to będzie uczciwe. W tym momencie jest to karanie biednych ludzi za to, że nie 
mają pieniędzy. Normalne to jest?

A co np. z moimi rodzicami, którzy 2x w tygodniu przyjeżdżają do babci bo się nią 
opiekują, a ona nie chce się przeprowadzić za miasto? Kto się będzie nią opiekował? 
Będziecie płacić za jej opiekę komuś na miejscu? Moich rodziców nie stać na nowsze 
auto, a to się nazywa zmiana zasad gry podczas gry. Mnie też nie stać na nowe auto bo 
podczas pandemii, dzięki pomysłom miłościwie nam panujących upadła mi firma i z kasą 
jest dramat. I co teraz mamy zrobić ? 

AAaaaa i wszystko jasne. Więc nie chodzi o to, żeby było czystsze powietrze tylko o to, żeby jeszcze więcej kasy przytulić. Przecież jakby ludzie, którzy mają stare auto mieli kasę na to żeby je 
wymienić to by to zrobili. Nikt nie jeździ starym autem bo lubi. Więc skoro nie mają kasy na nowe auto to im przypieprzmy dodatkowy podatek. Czemu nie?!

Wydaje mi się, że powinniście do tej listy dodać osoby najmniej zamożne:
- emeryci i renciści i osoby, które się nimi opiekują (wiem, że znaczek o niepełnosprawności uprawnia do wjazdu, ale nie wiem czy wszyscy 
renciści mają ten znaczek o niepełnosprawności na aucie) 
- duże rodziny . My mamy trójkę dzieci i one są bardzo drogie w utrzymaniu. Ja jestem mieszkańcem więc jestem chroniony przez 5 lat i 
mam nadzieję, że z czasem wymienię tego diesla z 2013, ale co z ludźmi, którzy mieszkają pod Krakowem, a pracują w Krakowie i dzieci tu 
dowożą do szkół i przedszkoli. Może skoro tak promujemy wielodzietność to niech takim przyzwoleniem będzie karta dużej rodziny? 
- samotnych rodziców, ale nie dlatego, że był rozwód bo wtedy są alimenty, ale np jak drugi rodzic zmarł. Na pewno są wtedy jakieś renty 
socjalne, które mogłyby służyć jako swego rodzaju poświadczenie
A najlepiej to wprowadzić prostą zasadę - nie zmienia się zasad podczas gry - więc nie rejestrujemy starych aut i dajemy spokój już tym, 
które są. Umrą śmiercią naturalną i będzie spokój. 

1.7.25 18:04:59 Zamiast wprowadzania stref należy wyposażyć Policję oraz ITS w sprzęt do badania technicznego pojazdów oraz wprowadzić zwiększoną kontrolę podczas okresowych przeglądów technicznych. 
Pojazdy wcześniej wyprodukowane są bardziej ekologiczne od obecnych tylko trzeba dbać o ich stan techniczny.
/posiadam samochód z roku 1974 i mogę nim wjechać na każde urządzenie. /

Co maja zrobić właściciele pojazdów nie mieszczących się  tych granicach a nie stać ich na 
zakup pojazdu nowego?

1.7.25 18:05:33 Jestwm calkowicie przeciwny wprowadzeniu takich stref. Jedynym obszarem takiej "strefy" powinny być stacje ładowania samochodów elektrycznych. Moją propozycją jest nie wprowadzenie takich stref. Problem emisji jest o wiele głębszy i wprowadzenie takich stref go nie rozwiąże, a tylko stworzy inne. Tak jak wyżej. Caly projekt zatem opiera sie tylko i wyłącznie na stworzeniu potencjalnego zysku pod przykrywką bycia "eko" Każdy pojazd powinien mieć prawo wjazdu do Krakowa
1.7.25 18:07:39 Proponuję jak w poprzedniej propozycji rok produkcji 2004 albo spełniony wymóg normy emisji nie niższej niż Euro 3
1.7.25 18:09:41 Kazdy powinien mieć 50 wjazdów w roku bez wzgledu na emisję Strefa powinna być tylko w obrębie plant,wtedy nie utrudni to funkcjonowania mieszkańcom Powinnismy wziaść przykład z Niemiec benzyna euro 3 diesel euro 4 To dobry pomysł Moim zdaniem to zarobek na tym że kogoś nie stać na nowy samochód Samochody zarejestrowane na firmę powinny być wolne od tych ograniczeń 
1.7.25 18:10:25 Strefa Czystego transportu powinna obowiązywać  w granicach II obwodnicy (włącznie z obwodnicą). Jest znacznie więcej szpitali w których lecza się ludzie spoza Krakowa - powinna by możliwość dojazdu do każdego  Park and Ride . Powinny  pozostać normy z poprzedniej wersji uchwały (czyli Euro 3 - rok produkcji 2000 dla benzyny, i Euro 5, rok produkcji 2010 dla diesli), Rozwiązanie słuszne. Dla pojazdów których przynajmniej jeden z współwłaścicieli jest spoza Krakowa wniesienie opłaty jest słusznym pomysłem. 1) Pojazdy zabytkowe/historyczne powinny mieć możliwość wjazdu  do strefy bez żadnych dodatkowych obostrzeń, 

2) Utrzymać wyłączenie dla seniorów/inwalidów z orzeczoną I grupą , które było wpisane do poprzedniej wersji uchwały.
1.7.25 18:13:56 ************* ze strefą. Objąć strefą ścisłe centrum (Rynek Główny) by spełnić wymagania ustawy i dać ludziom żyć normalnie! Strefa wyłącznie w ramach obowiązku spełnienia wymogów ustawy, na płycie Rynku Głównego. Absolutnie nie robić większej strefy. Był Covid był smog a ruch samochodów zerowy. Park 

maszynowy sam z biegiem lat się odświeża. Nie widzę na ulicach maluchów, dużych fiatów czy polonezów a nie trzeba było robić żadnych zakłamanych stref
Żadnej strefy ponad minimum wymagane ustawą! Żadnej strefy ponad minimum wymagane ustawą! Żadnej strefy ponad minimum wymagane ustawą!

1.7.25 18:14:28 Są też inne szpitale w Krakowie do których dojazd nie będzie możliwy. Wyjątki będą komplikowały zasady ruchu w SCT. Jakiekolwiek ograniczenia dla mieszkańców powinny dotyczyć tylko nowo rejestrowanych samochodów. Tylko norma emisji powinna być brana pod uwagę. Okres wyłączenia dla mieszkańców Krakowa powinien obowiązywać do dnia 
wyrejestrowania pojazdu wynikającego ze sprzedaży lub złomowania pojazdu.

Jakiekolwiek ograniczenia dla mieszkańców Krakowa powinny dotyczyć tylko nowo rejestrowanych samochodów. Mieszkaniec SCT 
powinien mieć możliwość poruszania się swoim pojazdem (nawet jeśli pojazd nie spełnia wymogów SCT), bez żadnych ograniczeń i opłat 
dodatkowych, do dnia wyrejestrowania pojazdu wynikającego ze sprzedaży lub złomowania pojazdu.

1.7.25 18:14:38 Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy!
1.7.25 18:14:43 Nie powinno być czystego transportu. Bardzo dużo osób spoza miasta dojedzie di pracy i nie będzie ich stać na wymianę samochodu. Jest to bardzo zły pomysł. Każdy powinien mógł mieć możliwość dojazdu do pracy odwiezienia dzieci do szkoły  samochodem. Samochody benzynowe i na gaz 

powinny być dopuszczone do jady. 
Dopuszczenie do wjazdu powinny mieć przynajmniej samochody benzynowe na gaz  do roku 2000 i norma euro 3. Bardzo dużo osób dojedzie do pracy, prowadzi firmy ze wsi tuż obok Krakowa. Ktoś 

mieszka 5km dale i ma być w gorszej sytuacji bo nie mieszka w Krakowie. 
Rozwiązanie jest zdecydowanie za drogie ktoś jak zarabia najnizsza krajowa i jak kogoś nie stać na lepszy samochód to tym bardziej nie stać go na 500zl miesięcznie A co z tymi co mieszkają w swiach tuż obok krakowa ? Mieszkam 5km dalej prowadzę działalność i co mam na plecach nosić sprzęt 

narzędzia bo nie dojade ? 
1.7.25 18:14:48 Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy!
1.7.25 18:14:57 Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy!
1.7.25 18:15:06 Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy! Strefa tylko wewnątrz 1 obwodnicy!
1.7.25 18:15:12 Konieczne minimum, w obrębie plant. Dożywotnio.
1.7.25 18:15:19 Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą!
1.7.25 18:15:28 Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą!
1.7.25 18:15:37 Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą! Precz ze strefą!
1.7.25 18:16:00 NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego!
1.7.25 18:16:09 NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego!
1.7.25 18:16:17 NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego! NIE dla jakiejkolwiek strefy poza płytą Rynku Głównego!
1.7.25 18:17:01 Dla aut z silnikiem diesla, powinna być obniżona norma do Euro 5. Euro 6 jest zbyt wysokim poziomem
1.7.25 18:18:54 Okolice Rynek Główny Nie dla strefynie Nie dla strefy SCT Zakaz dla STC Nie dla strefy Nie dla strefy 
1.7.25 18:19:31 Dojazd powinien być do każdego że szpitali znajdujących się na terenie miasta Kraków. Jeżeli chodzi o samochody diesel to euro 5. Spełniają one wiele restrykcyjnych  wymagań Europejskich. Benzyna euro 3. Mieszkańcy miasta powinni być objęci takimi samymi wymaganiami jak okolic 

ościennych. Bez dyskryminacji okolic.
Wprowadzone bezterminowo mogłyby zostać.

1.7.25 18:19:51 należy wprowadzić ją na całym obszarze krakowa i w gminach ościennych. powyższe miejsca nie powinny być wyłączone ze SCT Proponuję aby SCT obejmowała maksymalnie 5 letnie samochody, niezależnie od normy Euro. nie powinno być 5 letniego wyłączenia. popieram osoby duchowne oraz niepełnosprawne nie powinny być wyłączone z SCT
1.7.25 18:20:10 brak okresu wyłączenia - koniec ze smrodziuchami Sebixów jeżdzących starym dieslem! Źle, SCT należy wprowadzić w formie ograniczającej stare diesle Januszy i Sebixów.

Mamy świetny transport publiczny, nikt nie będzie wykluczony z poruszania się!

Źle - nie powinno być wyłączenia dla Krakowian. Obecnie każdy może jeździć 15 letnim dieslem za 5 tyś zł i truć miasto.

1.7.25 18:22:24 Zlikwidować lub ograniczyć do strefy A w starym mieście. Absurdalne wytyczne, ze strefy powinny być wyłączone wszelkie ulice dojazdowe do szkół, szpitali, ośrodków zdrowia, aptek, domów 
opieki, urzędów, sklepów spożywczych oraz zakładów pracy itp. jako najpilniejsze miejsca dojazdu stanowiące potrzeby egzystencjalne 
mieszkańców.

Powinno być włączenie dla starszych samochodów o małej masie i małym litrażu silnika np. do 1000kg .asy własnej lub 1200cm pojemności silnika. Wyłącznie powinno obejmować wszystkich mieszkańców województwa małopolskiego 
ze względu na rozlokowanie w mieście sądów oraz urzędów wojewódzkich.

Ok, maksymalna dzienna opłata = minimalnej krajowej za 1h pracy Mieszkańcy powiatów ościennych zatrudnieni w Krakowie lub których dzieci uczą się w mieście. 

1.7.25 18:23:53 Wprowadzeni strefy to czysty absurd W jaki sposób chcecie pomieścić wszystkie samochody Co to znaczy standard emisji ? Jakie miasto planuje dopłaty na zakup
Nowych ? Co z autobusami ciężarówkami busami itp ?

Czyli chodzi o kasę ? Mieszkaniec nawet za opłatą nie wijedzie a przyjezdny tak ! Absurd Pięć lat ? Kto będzie płacił za wymianę samochodów ? 

1.7.25 18:28:00 ***** SCT jest ******* propozycją, ponieważ SCT należy ***** moja propozycja to ******* SCT rozwiązanie to powinno zostać zmienione na "******* SCT" ludzie was i te ***** z Brukseli wywiozą w końcu na taczkach Moja ocena tej listy: *******. Czy uważam, że jeszcze jakaś grupa społeczna lub grupa pojazdów powinna zostać uwzględniona? Tak, *****. 
To ludzie - Polacy. W 80 było nas 10 milionów przeciwko żydokomunie. Teraz też uda się nam was (komuchów) *********** z siodła.

1.7.25 18:30:19 Wymysły urzędników to jak zawsze zresztą działania pozorowane. Smog nie zatrzyma się na granicy stref, powstanie bajzel i bubel który trzeba będzie naprawiać oczywiście za pieniądze podatnika. 
Opamiętajcie się urzendasy i weźcie do rozwiązywania prawdziwych problemów, za to wam płacimy.

Brednie, brak potwierdzenia w badaniach, wstyd A co to za dyskryminacja? Podobna jak w przypadku wstępu na kąpielisko w dawnym 
kamieniołomie? 

Brednie Brednie 

1.7.25 18:30:51 Jeśli już musimy wprowadzać jakiekolwiek strefy, to  powinno być to ścisłe centrum Krakowa.    Nie można człowieka pozbawiać jego własności { samochodu } za pomocą uchwały czy rozporządzenia. Prawo 
podobno nie działa wstecz. Mam samochód, nie ważne jaki, ale za niego zapłaciłem, dbam o niego ,jest sprawny technicznie, jest zarejestrowany w Krakowskim urzędzie komunikacji.  Dlaczego teraz ktoś 
ustalając jakieś przepisy chce mnie pozbawić mojej własności. Nie zgadzam się na to.  Można oczywiście wprowadzić taką strefę ale dla nowo rejestrowanych samochodów, i to będzie uczciwe, każdy będzie 
wiedział jaki samochód  sobie kupić by mógł jeździć po Krakowie. Chyba ,że miasto  odkupi od właścicieli te rzekomo stare rupiecie.

Strefa tylko w centrum Krakowa,  by każdy mógł dojechać  wszędzie gdzie chce, do kina , teatru , opery, galerii, przecież w innym 
przypadku niektóre miejsca będą świeciły pustkami.

Jak wcześniej napisałem jestem za tym by nie pozbawiać ludzi ,przeważnie mniej majętnych ich własności, bo  gdy tysiące samochodów trafią na sprzedaż to ludzie wezmą grosze za swoje 
auta.  Zależy mi również na czystości powietrza w Krakowie i bardziej się skłaniam do poprzedniej wersji SCT czyli auta benzynowe Euro3 i Diesle Euro 4 na początek

ok Jeśli taka opcja zostanie zatwierdzona to pokaże obłudę tych . którzy tak strasznie dbają o powietrze w Krakowie.      Bo czyż to nie będzie następny podatek? Pierw przyjezdnych , a potem 
mieszkańców?  Albo świerże powietrze , albo kasa

Wszyscy jesteśmy równi wobec prawa, nikt , oprócz osób niepełnosprawnych nie powinien korzystać z żadnej ulgi. Jeśli się coś zakazuje 
Kowalskiemu to też inne osoby czy służby powinny być tak samo traktowane. I przykład powinien iść z góry. Wszystkie służby miejskie 
,policja , straż miejska i inne { mówie oczywiście o samochodach osobowych} powinny wprowadzać tabor niskoemisyjny. . Połóżmy   
naprawdę nacisk na czyste powietrze, chyba , że tu naprawdę chodzi tylko o kasę dla miasta, a to już byłoby żałosne

1.7.25 18:32:03 W każde miejsce powinienem dojechać swoim autem po płacę podatki i akcyze w cenie benzyny Europosłowie powinni się zająć  normalnymi sprawami  ulepszający mi życie obywateli a nie utrudnianie im Paranoja Niedługo i podwórka zastaną objęte opłatami postojowymi paranoja Powinny być zniesione też dla miejscowości ościennych bo mają wszystkie urzędy i specjalistów lekarzy w  Krakowie nie poza nim
1.7.25 18:33:17

Obecna SCT jest równie wadliwa jak jej poprzedniczka . Jeżeli nawet ustawodawca nakazuje obowiązkowe wprowadzenie SCT to może ona objąć tylko płytę głównego rynku. Strefa w obecnej propozycji jest 
równie dyskryminująca co poprzednia, równie wadliwa prawnie, i równie pozbawiona sensu. Są inne lepsze i skuteczniejsze rozwiązania ograniczające zanieczyszczenie w miastach wielkości Krakowa jak np:
1. Rozwój kolei dojazdowych dla mieszkańców gmin ościennych
2. Weryfikacja stanu pojazdów wjeżdżających do miasta (tabliczka znamionowa Euro nie gwarantuje niczego)
3. Rozbudowa parkingów PR na wlotówkach
4. Połączenie w spójną całość komunikacji szynowej (kolejowej, tramwajowej ) i autobusowej.
5. Zachęcenie do korzystania z komunikacji zbiorowej mieszkańców i odwiedzających miasto (tanie bilety)
6. Integracja dróg miejskich z nową obwodnicą, aby ruch tranzytowy odbywał się na zewnątrz miasta.

Myślę, że specjaliści od planowania transportu znaleźliby jeszcze drugie tyle dobrych pomysłów. Brniecie w wadliwą Uchwałę SCT, która już raz zakwestionował Sąd to marnowanie czasu i pieniędzy 
podatników na późniejsze spory prawne i odszkodowania.

Wszystkie , szpitale, ośrodki zdrowia, specjalistyczne gabinety lekarskie oraz miejsca rehabilitacji w tym dla niepełnosprawnych, 
Wszystkie Urzędy wojewódzkie, siedziby ZUS KRUS, Urzedów Marszałkowskich administracji do których ktokolwiek spoza Krakowa ma 
ustawowy obowiązek kontaktu.  Kraków nie jest wyspą a centralnym miastem dla historycznej Małopolski dla mieszkańców jej 
powinien być otwarty bez dyskryminacji

Tabliczka znamionowa Euro i rok produkcji nie gwarantuje niczego, tylko kontrola stanu pojazdów może wychwycić trucicieli Co najmniej 20 lat wyłączenia, aż na drogach zostaną tylko pojazdy elektryczne Brakuje pieniędzy w budżecie ? To nie powinien być sposób na łatanie dziur budżetowych Nie trafiony pomysł. Nawet nie każdy niepełnosprawny ma przywilej nalepki, 

Wykluczanie tworzenie grup uprzywilejowanych to dyskryminacja pozostałych

1.7.25 18:33:39 Strefa nie powinna obejmować niemal całego miasta lecz wyłącznie jego centrum jak to ma miejsce w innych zachodnich miastach Powinno powstać więcej parkingu Park ride bliżej centrum z możliwościa dojazdu do nich bez strefy SCT Zakaz wjazdu samochodów osobowych z silnikiem Diesla euro 5 - każdy taki samochód posiada DPF jest zbyt rygorystyczne, nie są to tak stare samochody a poziom ich emisji jest 
znacząco niższy niż starszy norm. Wymaganie w późniejszym terminie Euro 6dt jest również zbyt daleko idący posunięciem szczególnie że jego wymagania nie różnia się od euro 6 z 
2014r. Jest to kompletnie niezrozumiałe. 

Dobre, ale jego czas powinien być co najmniej taki jak dla mieszkańców czyli 2030r. Osoby często jeżdżące do Krakowa i tak wymiana samochody ze względu na koszty opłata turyści nie będą się 
zarażać do naszego miasta. 

1.7.25 18:34:20 SCT należy wyrzucić do kosza. Wszystkie auta powinny być wyłączone z tego komunistycznego pomysłu. Oceniam, że to zwykły skok na pieniądze i nie ma to nic wspólnego z dbaniem o czystość powietrza. Wszystkie auta powinny być wyłączone z tego komunistycznego pomysłu.
1.7.25 18:36:01 Nie wprowadzać strefy cały dzień tylko do 16 godz. Nie tylko strefa wokol Rynku. Nie mam zdania. 10 lat Opłata miesięczna i roczna ok Samochody  historyczne zabytkowe i unikatowe. 
1.7.25 18:38:31 Obszar wokół ścisłego centrum W pierwotnych założeniach silnik diesla z normą  emisji euro 5 miał mieć możliwość wjazdu do SCT, więc taki samochód kupiłem, uwzględniając przyszłe plany miasta. Uważam, że to 

nieuczciwe, iż docelowa norma dla diesli jest wyższa (euro 6) niż pierwotnie zapowiadano, ponieważ prawdopodobnie nie byłem jedyną osobą, która kupiła auto z normą euro 5 z myślą o 
SCT.

Uważam, że mieszkańcy gminy okalających zatrudnieni w Krakowie także powinni zostać 
uwzględnieni w wyłączeniach, stosownie do miejsca ich zatrudnienia.

Uważam, że pobieranie opłaty za taki wjazd przeczy założeniom strefy czystego transportu. Tworzy bowiem strefę płatnego transportu a nie ekologicznego. Lista jest rozsądna, jednak dyskryminuje ona osoby, które wykonują pracę na terenie Krakowa, a które dojeżdżają do pracy spoza Krakowa. 
Dla takich osób, jeśli nie stać ich na szybką zmianę auta dojazd z daleka komunikacją publiczną może w praktyce oznaczać przymus zmiany 
pracy na taką poza Krakowem, bliżej ich miejscowości.

1.7.25 18:39:39 Uważam że dla mieszkańców odprowadzających podatki w Krakowie nie powinno być 
żadnego okresu przejściowego dotyczącego  poruszanie się w granicach STC. Wymogiem 
do wjazdu do STC powinno być odprowadzanie podatków w Krakowie

Uważam że dla mieszkańców odprowadzających podatki w Krakowie nie powinno być dodatkowych opłat za poruszanie się w granicach STC Uważam że pojazdy zabytkowe i historyczne powinny być bezterminowo zwolnione z zakazu wjazdu do STC. Jeśli miałbym wybrać tylko 
jedną grupę z tych dwóch to priorytet mają pojazdy zabytkowe

1.7.25 18:42:03 Maksymalnie tylko wokół rynku głównego Każda siedziba jakiejkolwiek firmy
Sct to zabójstwo dla firm, które płacą podatki w Krakowie!!!

Ilość litrów spalanych na 100 km a nie pieczątka w dowodzie rejestracyjnym Minimum 15 lat Kwoty są za wysokie
Zabijecie miasto

Każdy pojazd z ważnymi badaniami technicznymi ma prawo poruszać się po każdej drodze

1.7.25 18:43:14 Wykluczenia ze strefy do 2030 roku powinno obejmować oprocz mieszkańców Krakowa także osoby odprowadzające podatki w Krakowie, a nie będące mieszkańcem miasta. Znam osoby, które mieszkają poza 
granicami miasta i codziennie dojeżdżają do pracy w Krakowie - mają one duży wpływ na budżet miasta Krakowa i powinny także być objęte wykluczeniem z SCT tak jak mieszkańcy.

SCT powinien obejmować jedynie centrum miadta Kraków, nie widzę sensu aby SCT obejmowało np. Bielany Krakowskie, gdzie dużo 
osób zostawia samochód i przesiada się na autobus.

EURO nie jest najlepszym wyznacznikiem redukcji emisji. Wiele samochód spełnia wymogi EURO zawarte w SCT, jednak na rok ich produkcji dana norma nie istniała. Powinno to się wziąć 
pod uwagę wyznając wiek/normy emisji samochodów wjeżdżających do miasta.

Tak jak napisałem w 1 punkcie, powinno zostać ono rozszerzone o osoby 
odprowadzające podatki w mieście Kraków.

Składanie wniosku powinno opierać się na tym dlaczego chcą wjechać do miasta. Nie widzę sensu pobierania opłaty za to, że osoba starsza musi dostać się do przechodni do lekarza. Jednak np. 
Turyści taką opłatę powinny opłacić. 

Samochody należące do osób odprowadzających podatki w Krakowie. 

1.7.25 18:44:13 Żadnych granic stref Nie jest to dobra propozycja, każde auto powinno mieć wjazd do Krakowa Każdy samochód niezależnie z roku produkcji powinien mieć możliwość wjazdu do Krakowa. Nie dzielmy obywateli na gorszych i lepszych. Ta propozycja nie rozwiązuje problemów mieszkańców Krakowa mających starsze auto 
bo za kilka lat może nie być stać na zmianę auta. Myślcie realnie 

Czyli wniesienie opłaty spowoduje zmniejszenie emisji? Bzdurny pomysł naszych urzędników Odpowiedziałam już na to pytanie powyżej 

1.7.25 18:44:21 Tak należy ją zmodyfikować Każdy powinien mieć możliwość dojechania swoim samochodem do pracy a w krakowie jest wielu przjezdnych Mam propozycję aby do Krakowa mogły wjeżdżać pojazdy prznajmniej od roku 2000 z normą euro 3 Rozwiązanie jest nieprawiedliwie i bezsensowne  gdyż jest mnóstwo dojedzajacych do 
pracy z okolicznych wsi

Opłaty są zdecydowanie za drogie jak kogoś nie stać na dozszy samochód to tym bardziej na tak duże opłaty Kraków straci pracowników i małych przesiebiorcow Osoby prowadzące firmę dojedzajace że wsi okolic z worzaxy nardzia do pracy idp, prawonicy krakowskich firm powinni mieć możliwość 
dojazdu 

1.7.25 18:49:28 Nie zgadzam się z ideą Strefy Czystego Transportu jako całością, więc modyfikacja jej granic nie ma sensu. Wprowadzenie SCT w jakiejkolwiek formie jest ograniczające i niesprawiedliwe wobec mieszkańców, 
szczególnie tych mniej zamożnych, dla których wymiana samochodu na nowszy model może być nieosiągalna finansowo.

Nie uważam, że obecna propozycja jest dobrą ideą. Wprowadzenie miejsc dostępnych dla wszystkich aut spoza Krakowa to tylko 
pozorny kompromis, który w praktyce nie rozwiązuje problemu. Strefa nadal będzie wykluczać osoby, które nie mogą sobie pozwolić 
na nowe samochody, a taki podział jest niesprawiedliwy i dyskryminuje mniej zamożnych obywateli.

Nie zgadzam się z tymi wymaganiami. Kryteria związane z rokiem produkcji i standardem emisji faworyzują osoby z wyższymi dochodami, które stać na nowe samochody spełniające 
normy. To rozwiązanie marginalizuje osoby, które korzystają z pojazdów starszych z konieczności, a nie z wyboru, i zmusza je do ponoszenia dodatkowych kosztów lub rezygnacji z 
transportu.

Nie popieram idei Strefy Czystego Transportu i uważam, że nie należy jej wprowadzać. 
Pięcioletni okres wyłączenia dla mieszkańców Krakowa to tylko czasowe rozwiązanie, 
które nie uwzględnia potrzeb osób mniej zamożnych. Zamiast tego miasto powinno 
inwestować w lepszą infrastrukturę transportu publicznego, która byłaby dostępna dla 
wszystkich mieszkańców, niezależnie od ich sytuacji finansowej.

Negatywnie. Wprowadzenie opłat za wjazd do SCT to kolejny przykład tworzenia barier finansowych. Takie rozwiązanie w praktyce ogranicza swobodę przemieszczania się osobom o niższych 
dochodach, a jednocześnie pozwala bogatszym na korzystanie z przywilejów. To pogłębia nierówności społeczne i jest sprzeczne z ideą równości w dostępie do przestrzeni miejskiej.

Lista wyjątków w projekcie SCT jest próbą złagodzenia skutków tej niesprawiedliwej polityki, ale nie rozwiązuje problemu. Nawet z licznymi 
wyjątkami, SCT pozostaje mechanizmem wykluczającym. Dodanie kolejnych grup tylko komplikuje regulacje i czyni system mniej 
przejrzystym, ale nie eliminuje jego dyskryminacyjnego charakteru. Zamiast tego należy zrezygnować z wprowadzania SCT i skupić się na 
rozwiązaniach, które wspierają wszystkich mieszkańców, takich jak rozwój transportu publicznego czy poprawa infrastruktury rowerowej.

1.7.25 18:50:52 Granice w obrębie starego miasta. mogły by być i narazie wystarczy. Czemu my mieszkańcy mamy zmieniać świat. A wielcy tego świata robią co chcą.?????????? Wszędzie tam gdzie trzeba, poza starym miestem. Niech o decyzji zmiany pojazdu decyduje jego właściciel a nie urzędnik. Skoro ma decydować urzędnik to niech płaci podatek za mieszkańca albo niech umożliwi zakup auta który będzie 
spełnia wymagania które określi w STC.

Niech mieszkaniec decyduje kiedy ma zmienić pojazd, albo stworzyć preferencje w 
zakupie pojazdu mniej emisyjnego ale nie w granicy 10-20%!!!!!!!!

Żle, gdyż wygląda na to że za pieniądze można wszystko. Zapłacisz to wiedziesz. Wszyscy powinni mieć możliwość wjazdu. Koniec kropka.

1.7.25 18:51:32 Druga Obwodnica miasta Do wszystkich szpitali, wszystkich prywatnych placówek medycznych i wszystkich Park&Radę. Dla Diesla EURO 5 i rok produkcji od 2010
Dla benzyny EURO2 i rok produkcji od 1994

10 lat Dobre ale zaproponowana stawka jest za wysoka Klasyki, które jeszcze nie posiadają żółtych tablic

1.7.25 18:51:46 Strefa ma obowiązywać maksymalnie do Wszystkich pętli P+R aby każdy z poza miasta mógł tam dojechać! Dojazd do Wszystkich  petli P+R : czerwone maki, Kurdwanów, Nowy Bieżanów, pachońskiego itd
Aby mieszkaniec np Kryspinowa, libertowa lub kokotowa, mógł dojechać spokojnie na pętle tramwajową by nie stać w korkach w 
Krakowie 

Samochody z silnikiem diesla euro 5 wyprodukowane od 2010 -  włącznie po 1 lipca 2025 mogą wjechać do Krakowa. Tak jak było w poprzednim projekcie 

1.7.25 18:52:00 nie chce zadnej strefy strefa sluzy bogatym nie biednym nie wprowadzac zadnej strefy jak kupowalem samochud nikt mi nie mowil ze nie bede mogl  nim jezdzic na nowy mnie 
nie stac

pamietajcie kto was wybral na radnych nastepnej szansy nie bedzie nie wprowadzac strefy w Krakowie uderzy to w najbardziej biednych  mieszkancow Krakowa  jak bym mial kase to dawno bym zmienil 
pojazd  mam Mame 86 lat  czym ja zawioze do lekarza zastanawial sie ktos nad tym ?

1.7.25 18:53:33 Ograniczona do Śródmieścia, gdzie występuje zabytkowa architektura i zmniejsze ilości spalin może przynieść realny skutek dla mieszkańców i budynkow Nie jest to dobra propozycja, ponieważ nie jest ona weryfikowalna i będzie tworzyć nadużycia. Samochody osobowe stanowią kilka procent emisji w obrębie miasta. W pierwszej kolejności należy inwestować w ekologiczne rozwiązania dla przemysłu, dla ogrzewania. Zmiana nie 
doprowadzi do zmniejszenia ilości spalin i szkodliwych związków. Proszę pamiętać, że umozliwianie wjazdu dla dużych suvow objętych emisyjnościa euro 6 d, które w ruchu miejskim 
spalają 12-15 litrów, a ucięcie małych aut miejskich posiadanych z reguły prze mniej mniej zamożnych mieszkańcow, spalających 4-6 litrów jest rozwijaniem nie eliminującym problemu.

Jest to rozwiązanie przychodów dla budżetu miasta, gdzie przychody nie są reinwestowane np. w zielone wyspy. 

1.7.25 18:53:56 Proponuje zmniejszyć strefę do obrębu plant. Może nie chodzi o czystość powietrza tylko o kasę. nie należy nikogo dyskryminować.
1.7.25 18:54:48 Powinna zostać ograniczona do ścisłego centrum Dojazd do wszystkich szpitali 
1.7.25 18:56:03 Strefa jest stanowczo za szeroka. Na ten moment powinna być w obrębie 1 obwodnicy Krakowa. Planowana granica strefy aż do 4 obwodnicy jest krzywdząca dla mieszkańców dalszych dzielnic Krakowa, gdzie 

komunikacja miejska nie jest zbyt dobra. O ile blisko centrum tramwaje i autobusy jeżdzą często, tak już w dalszych miejscach nie ma tak często możliwości korzystania z komunikacji miejskiej, a w godzinach 
nocnych i w weekendach jest bardzo ograniczona. Uderzy to w biedniejszych mieszkańców Krakowa. Zanim przystępuje się do takich działań powinno się usprawnić i naprawic komunikację miejską.

Jeśli już trzeba wprowadzić SCT, to powinno być to odłożone w czasie, aż przygotuje się dużo więcej P&R. Proponowane wymagania są drakońskie, stanowczo zbyt wysokie. Akceptowalne przez mieszkańców ograniczenia to moim zdaniem EURO 4 na Diesle i EURO 3 na samochody benzynowe. 
Zabranianie wjazdu samochodom 12 letnim (dieslom) jest bardzo krzywdzące, i nie jest zbyt częste nawet w krajach w których SCT istnieją już dłużej, takich jak np. Niemcy, gdzie Diesle z 
EURO 4 mogą się przemieszczać. Ucierpi turystyka, ale też gospodarka i wiele przedsiębiorstw, których nie stać na wymianę samochodów, ucierpią również biedniejsi mieszkańcy miasta.

Uważam, że to rozwiązanie nie jest do końca dobre. Wielu mieszkańców Krakowa ma 
rodziny spoza miasta, które chciałyby ich odwiedzać. Co w takiej sytuacji? Jak mają 
dotrzeć mieszkańcy z mniejszych miejscowości?

Każdy mieszkaniec powinien móc "zarejestrować" 3 samochody, którymi planuje się 
poruszać, niekoniecznie należące do niego, ale np. do członka rodziny.

Proponowane stawki są bardzo wysokie. 500 zł za miesiąc to duża kwota, powinna być zmniejszona. Powinny być także włączone gminy ościenne, których mieszkańcy pracują w Krakowie. Powinien być inny system sprawdzania 
samochodów, niekonieczne to czy ktoś go posiada, ale czy może pożyczyć od członka rodziny.

1.7.25 18:57:48 Nie dla strefy Nie dla strefy Każde auto powinno mieć takie same prawa Zależy od wysokości opłaty
1.7.25 18:58:13 Wywalić SCT, bez sensu, walczyć ze smogiem powstałym w wyniku spalania węgla itp + lokalnymi fabrykami, auta nie mają znaczenia Permanentne wykluczenie 
1.7.25 19:00:44 Strefa czystego transportu powinna obowiązywać tylko wjazd do centrum Miasta Pracownicy  MPO którzy dojeżdżają do pracy Centrum Ekologicznego Barycz powinni być zwolnieni z SCT Poprzedni projekt był lepszy bo zakładał okresy przejściowe. Czym się różni Diesel z nowszą technologia oczyszczania spalin norma euro 5  i rocznik 2013 rok z filtrem cząstek stałych od 

starego Benzyniaka z 2004 roku z  norma euro 4
Mieszkańcy Powiatu Kcrakowskiego powini być obięci okresem przejściowym 2-3 lat Jak tak dalej będzie to Kraków się wyludni a firmy uciekną poza granice miasta .



1.7.25 19:01:16 Brak granic. Mam inne zdanie. Wiele osób zostanie wykluczonych ze społeczeństwa przez narzucone wymagania. Patrząc na sytuację społeczną nie każdego stać na wymianę transportu zgodnego z nowymi normami a 
narzucanie mandatów w tej kwestii jest irracjonalne, i nieludzkie. Zważając na ograniczenie wolności osób.

Mieszkańcy Krakowa mają ułatwioną sytuacje, gdyż mogą poruszać się komunikacją 
miejską. Co z osobami, które dojeżdżając z okolic Krakowa i komunikacja jest w fatalnym 
stanie i dostępie. Nie mówiąc już o nocnych zmianach. Jeżeli już to to rozwiązanie 
powinno obejmować również okolicznych mieszkańców.

Ten pomysł jest irracjonalny, zważając na skalę zanieczyszczeń produkowanych przez firmy światowe. Ograniczenie wolności mieszkańców takiego regionu nie uratuje świata przed 
zanieczyszczeniami produkowanymi poza granicami UE. Spójrzmy w końcu na to racjonalnie i odłóżmy wyimaginowane myślenie na bok, i dajcie w końcu zwykłym ludziom żyć normalnie.

Każdy grupa pojazdów która posiada aktualny przegląd, powinna mieć przyzwolenie na wjazd do miasta.

1.7.25 19:01:26 Możliwość dwu krotnego wjazdu do strefy w miesiącu. Autami które nie mają wymaganych obostrzeń np. do czasu 10 lat od uchwały obostrzeń . Co umożliwi dojazd do szpitali urzędów oto 10 lat możliwość wjazdu autami które straciły możliwość . Nie tylko krakowa Dobry pomysł lub dwa wiazdy miesięcznie darmo jeżeli więcej to za opłatą. Dyskryminacja
1.7.25 19:03:13 Nie powinno się wprowadzać SCT. W całym mieście nie powinno wprowadzać się SCT. Bez ograniczeń. Dożywotnio. To nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska. To jest stera dla bogaczy. Cały projekt nadaje się do kosza. 
1.7.25 19:03:20 Należy ją zmotyfikować jak najbardziej kopciuchy powinny zniknąć z polskich dróg jak i miast .

Ale polscy diagności mimo to i tak bendą dopuszczać do róchu stare samochody 20 letnie jak i starsze gdyż nawet coniektóre stacje diagnostyczne nie sprawdzają analizy spalin gdyż mają taki przyżąd na stacji . 
Moim zdaniem samochody starsze wyprodukowane do roku  2009 niepowinny mieć wjazdu do strefy czystego transportu . Ewentualnie z wyjątkiem do szpitali Moim zdaniem dla mieszkańców krakowa powinny sie takie same zasady zakazu tyczyć Tak samochody zabytkowe jak najbardziej natomiast inne samochody powinny mieć naklejke na szybie takzwaną przepustke Tak powinna być adnotacja w dowodzie uwzględniona że dany pojazd jest zwolniony ze sct np pojazdy uprzywilejowane 

1.7.25 19:06:43 Uwazam ze samochody z emisja euro 5 ,nie odbiegaja dużo od euro 6 Uważam że powinno to nie być 5 ,a 10 lat Sztuczne nabijanie kasy
1.7.25 19:09:14 ścisłe centrum nie rok produkcji,nie emisja euro która powstała pózniej niż samochody które spełniają normę np.euro 6 ale nie mają jej nadanej ponieważ jej nie było! czyli idziemy w stronę jak cię  stać to wjedziesz do Krk. biedaki na peryferiach super!!!!!
1.7.25 19:09:30 Uważam, że oprócz szpitali wyłączone powinny być również strefy przemysłowe gdzie pracuje dużo ludzi z poza miasta. Zazwyczaj te strefy są dosłownie przy granicy miasta i będą osoby które poniosą koszty 

mimo że wjeżdżają w strefę czystego transportu tylko trochę. Nie ma tyle miejsc parkingowych żeby wszyscy dojeżdżający do pracy mogli zostawić samochody. Komunikacja miejska nie wszędzie dojeżdża a 
nawet jak jest to nie o każdej porze i dlatego wiele osób musi dojeżdżać samochodami. Dodatkowa opłata za to że się chce dojechać do pracy aby zarobić na chleb jest chorym pomysłem. W centrum miasta 
niech będzie strefa gdzie jest dużo autobusów i gdzie faktycznie się robią korki a nie na obrzeżach gdzie samochody jadąc normalnie nie emitują tyle spalin.

Rozwiazanie dobre ale dla osób jeżdżących do Krakowa okazjonalnie. Miesięczna opłata dla zwykłego pracownika fabryki jest zbyt wysoka. Powinny być ulgi nie tylko dla mieszkańców ale również 
osób ze stałym zatrudnieniem w obrebie miasta Krakowa. 

Ulga dla osób ze stałą umową o pracę w obrębie Krakowa. Kierowca mieszkający za granicami miasta, rozwożący np artykuły spożywcze 
często zaczyna pracę bardzo wczas i nie ma innego transportu jak tylko swój własny samochód żeby dojechać do miejsca pracy. 

1.7.25 19:11:04 Chciałbym żeby nie było takiej strefy i ludzie mieli swobodę w jeżdżeniu każdym pojazdem jakim chcą Tak. Uważam że dostęp to rynku, dworców PKP oraz wszystkich szkół również był poza strefą Bez sensu. W Niemczech wszystkie strefy zostały zlikwidowane A co będzie po 5 latach? Dla mieszkańców i dla wszystkich osywsteli powinno być 
wyłączenie na cały czas

Nie zgadzam się z nim. Nie każdego stać na opłaty - brzmi to jak dyskryminacja która jest zabroniona w konstytucji Uważam że każdy Polak powinien być wyłączony z wszystkich oplat

1.7.25 19:11:24 Rynek Tak, całe miasto Nie wprowadzac strefy - dyskryminuje biednych Nie powinno się robić strefy Zlodziejstwo Obywatele polscy powinni być włączeni do tej grupy
1.7.25 19:12:12 W ogóle nie wprowadzać SCT Rozszerzyć na cały teren Krakowa 25 lat 
1.7.25 19:12:27 Nie powinno się wprowadzać Strefy Czystego Transportu. Ewentualnie taka strefa powinna być tylko w rynku w Krakowie Wprowadzanie Stref Czystego Transportu to jest dyskryminacja osób dojeżdżających do pracy, których nie stać na wymianę 

samochodu 
Dyskryminacja osób biedniejszych i ograniczenie praw człowieka Nie powinno się dyskryminować osób, które dojeżdżają z poza Krakowa Wystarczająco drogie są już postoje w Krakowie gdzie miejsc parkingowych jest bardzo mało- wyzysk A czym się różni samochód specjalny krakowian od samochodu człowieka mieszkającego na wsi? Jestem na nie za dyskryminacją ludzi z 

poza Krakowa. Każdego powinno się traktować jednakowo
1.7.25 19:12:35 W granicach pierwszej (Westerplatte) lub ew. drugiej (aleje trzech wieszczow itd.) obwodnicy, z wylaczeniem tejze obwodnicy. Zdecydowanie strefa nie moze obejmowac osiedli mieszkan, powinna byc 

ograniczona do scislego centrum miasta.
Srednia wieku w samochodu w Polsce to ok. 16 lat, czyli ok. roku 2008. Jest to strednia, czyli starszych aut jest calkiem sporo. Strefa nie moze powodowac wykluczenia ekonomicznego 
mieszkancow miasta.
Przy obszarze wykraczajacym poza scisle centrum miasta powinno to byc euro 2 dla benzyny i euro 3 dla diesla, zeby rzeczyiscie wyeliminowac tylko najbardziej szkodzace auta, ale 
ktorych mieszkancy maja juz bardzo malo.
Przy obszarze ograniczonym tylko do pierwszej obwodnicy (lub ew. drugiej) mozna by podniesc do euro 3 dla benzyny i euro 4 dla diesla.

Jest to krok w dobra strone, zadbac o interes mieszkancow miasta. Powinno to dotyczyc 
jednak nie tylko aut obecnie posiadanych, ale ogolnie wszystkich mieszkancow, rowniez 
tych ktorzy kupia auta w tym czasie. Mieszkancy powinni byc wylaczeni z pod strefy na 
stale, w ostatecznosci okres powinien zostac wydluzony do 10 lat.
Nie rozwiazuje to jednak problemow miszkancow gmin osciennych, ktorzy pracuja 
codziennie w Krakowie.
Rozwiazaniem jest zmniejszenie rozmiaru strefy do rozmiaru jak w pierwszej wersji 
projektu z przed kilku lat, t.j. do drugiej obwodnicy (ulice Westerplatte itd.)

Oplata powinna byc niewielka i dotyczyc rzeczywiscie czasu podrozowania, a nie czasu pobytu w strefie. 
Dlaczego jako mieszkaniec mialbym byc karany za to, ze moje auto stoi pod blokiem, chociaz z niego nie korzystam?

Pojazdy Krakowian powinny byc wylaczone na stale lub przez dluzszy czas niz 5 lat, min. 10 lat. 
Pojazdy specjalne - zdecydowanie wylaczone ze strefy, na stale, bez wyjatkow. 
Tak samo pojazdy zabytkowe.
Powinnismy uwzglednic rowniez pojazdy przedsiebiorcow - hydraulikow, kurierow, stolarzy, itd., ktorzy musza dojezdzac do klientow oraz 
osob dojezdzajacych do sluzby zdrowia (kazdy szpital, nie tylko 1). Sytuacje roziwazuje:
- odpowiednio maly rozmiar srefy (maksymalnie druga obwodnica - Aleje Trzech Wieszczow itd);
- dla tych ktorzy musza wjechac do centrum - mozliwosc uiszczenia jednorazowej oplaty, w rozsadnej wysokosci;
- dla mieszkancow w strefie - mozliwosc trzymania auta w strefie, wylaczenie z pod strefy, lub oplata tylko za poruszanie sie po strefie.

1.7.25 19:13:09 rynek glowny mieszkaniec Krakowa posiadajacy juz samochod  niespelniajacy norm powinien muc z niego korzystac bez ograniczen kto juz ma samocud i jest mieszkancem Krakowa powinien z niego korzystac bez 
ograniczen

dobic biednego oplatami ? niech miasto odkupi pojazd + 50 % jego wartosci

1.7.25 19:14:09 Rezygnacja z wprowadzenia Strefy ze względu na konsekwencje jej wprowadzenia. Głównie polegają one na bezprawnym karaniu części mieszkańców naszego miasta oraz przyjezdnych za produkcję i 
dopuszczenie do ruchu pojazdów szkodzących zdrowiu. Ta szkodliwość została uznana za podstawę ograniczenia prawa własności. 

Totalna bzdura nikt nie będzie specjalnie utrzymywała samochodu na dojazdy to podanych miejsc. Należy zwrócić uwagę że emisja Euro to jeden z wielu parametrów określających oddziaływanie pojazdu ze środowiskiem. Jest wiele innych, których uwzględnienie powinno skutkować 
zakazem używania np. komunikacji miejskiej napędzanej elektrycznie, gdzie energia pochodzi w naszych warunkach ze spalania węgla. Tak samo produkcja i wymiana samochodów na 
nowy itd. Jest cała lista innych parametrów do rozważenia. Inne parametry koszt środowiskowy produkcji pojazdu, czas użytkowania pojazdu, jego awaryjność, stopień komplikacji i ilości 
podzespołów, oddziaływanie produkcji na środowisko itd.,  Przy inny podejściu do ochrony środowiska ewidentnie powinno zakazać się wjazdu nowo produkowanych pojazdów.

patrz. p1 patrz p.1 nie ma potrzeby faworyzowania wjazdów dla wybranych użytkowników dróg jeśli podstawa  prawna wprowadzenia SCT ma znamiona 
przestępcze. Kodeks karny: Nie można karać za czyn, który nie był zabroniony w momencie jego popełniania. itp. 

1.7.25 19:15:48 Do 2030 r. Strefa powinna objąć I obwodnicę.Tak ale Tak, ale po 2030 r. Brak uwag Powinny być uwzględnione również auta użytkowane przez mieszkańców Krakowa, ale 
będące własnością innych osób, np. rodziny.

Rozwiązanie błędne, wymagające dodatkowych kosztów np. na wynagrodzenia pracowników obsługi. Do 2030 r. Powinny zostać zbudowane na obrzeżach Krakowa parkingi z których komunikacja 
miejska dowiezie przyzezdnych do punktów przesiadkowych.²¹

Brak uwag.

1.7.25 19:16:02 Maksymalnie pierwsza obwodnica Krakowa, z wyłączeniem służb państwowych, miejskich, technicznych, dostawców po otrzymaniu licencji w określonych godzinach. Uważam że SCT powinna obowiązywać tylko do pierwszej obwodnicy Krakowa. Możliwość wjazdu powinien mieć każdy pojazd sprawny technicznie, bez względu jaki posiada standardu emisji Euro. Stali mieszkańcy miasta oraz przedsiębiorcy prowadzący działalność w granicach miasta 
Kraków, powinni być zwolnieni z wymogów SCT.

Kolejny podatek, to nie rozwiązanie. Taka propozycja to jawne wykluczenie uboższych obywateli. Nic takiego nie będzie potrzebne, proszę skupić się skutecznym egzekwowaniem sprawności technicznej pojazdów, obecny system 
diagnostyki jest żałosny. Podniesienie kwoty corocznego przeglądu nic nie zmieni, diagności powinni być wykwalifikowanymi specjalistami 
z dziedziny mechaniki i elektromechaniki, wręcz pasjonatami motoryzacji.

1.7.25 19:17:11 Uważam że mieszkańcy Krakowa powinni być wyłączeni z wymogów w ogóle, tylko 
pojazdy wjeżdżające do miasta z poza Krakowa powinni być objęte wymogami

1.7.25 19:17:59 Znieść pomysł całkowicie albo co najmniej ograniczyć do terenów Starego Miasta i Kazimierza. Drogi przelotowe (krajowe i wojewódzkie) muszą być wyłączone. Dojazdy do budynków użyteczności publicznej - wyłączone. Dojazdy 
do parkingów P&R - wyłączone.

Brak regulacji dot. roku produkcji lub limitu Euro. Stoi to w jawnej sprzeczności z konstytucyjną równością. Dowodzi, że SCT powinno nazywać się "strefa nie dla biednych". Nie powinno być SCT.

1.7.25 19:18:30 powinno być wprowadzone od zaraz bez okresu przejściowego powinno nie być wyjątków takie rozwiązanie nie chroni mieszkańców tylko budżet Krakowa tylko pojazdy zabytkowe
1.7.25 19:19:11 Nie ma granic miasta liczy się tablica rejestracyjna mieszkaniec jeździ i urzytkuje normalnie Według tego każdy z poza Krakowa nadal będzie mógł jechać pod pretekstem ze pomylił drogę do górki narodowej i przejedzie od 

zakopianki do gorki
1.7.25 19:19:26 Zastanawia mnie w jaki sposób będzie się tą opłatę wnosić 
1.7.25 19:20:33 Strefy Czystego Transportu nie powinno się wprowadzać, ponieważ dyskryminuje to osoby uboższe. Wprowadzanie SCT dyskryminuje osoby, które dojeżdżają do pracy a nie stać ich na nowy samochód Powinno każdego człowieka traktować się tak samo. Czym się różni samochód 

mieszkańca Krakowa od mieszkańca który dojeżdża ze wsi?  
Wyzysk. Opłata za postój w Krakowie jest już wystarczająco kosztowna. Jeśli już takie parkingi powinny być darmowe ze względu dyskryminacji osób biedniejszych A czym się różni samochód specjalny krakowiana od samochodu osoby ze wsi? Kolejna dyskryminacja. Strefa Czystego Transportu nie 

powinna być wprowadzona. Każdego powinno traktować się jednakowo 
1.7.25 19:21:47 brak stref wjazd bez ograniczeń ograniczenie wolności złe rozwiązanie ogranicza wolność mieszkańców którzy i tak płacą podatki na rzecz 

miasta
wjazd bezterminowy

złe rozwiązanie ograniczenie wolności ograniczani wolności obywatelskiej

1.7.25 19:23:35 Granice strefy powinny obejmować I obwodnicę plus Kazimierz: Od północy linia kolejowa nr 91, potem od mostu kolejowego na ww linii, granica powinna przebiegać wzdłuż Wisły, pod zakole przy Wawelu i 
tam wracać do pierwszej obwodnicy.

Bez strefy SCT powinien być dojazd do wszystkich P+R, czy to Mały Płaszów, czy Czerwone Maki.

1.7.25 19:23:49 STC w obrębie starego miasta bez wyłączenia rejonu Alei Trzech Wieszczów Nie jest wymagane aby strefa czystego transportu obejmowała swoim zasięgiem całe miasto. Dlatego też wydzielanie takich miejsc nie 
jest potrzebne. Poza tym niejasne jest w jaki sposób byłaby dokonywana weryfikacja czy ktoś właśnie jedzie do szpitala bądź innego 
miejsca wyłączonego.

Przykładowo: Nie można porównywać równorzędnie samochodu z normą benzyny euro 4 który ma 999cm3 pojemności z samochodem o tej samej normie ale o pojemności 5.0l. Cóż z 
tego że norma euro jest utrzymana skoro spalanie jest nieporównywalnie większe co za tym idzie emisja spalin do atmosfery również.

5 lat to zbyt mały okres czasu biorąc pod uwagę aktualnie rosnące koszty utrzymania i 
życia w Krakowie na to żeby było stać mieszkańców na zakup nowego samochodu 
elektrycznego lub samochodu spełniającego normy Euro. Mieszkańcy dzielnic które 
znajdują sie na obrzeżach miasta zostaną w pewniej sposób wykluczeni z możliwości 
godnego transportu do pracy. Przejazd w chwili obecnej z południowej części miasta na 
północ w godzinach 6-17 -czyli przez większą część dnia- to minimum godzina drogi.

To tylko o co tak na prawdę chodzi w strefie czystego transportu. Mogę jeździć samochodem który nie spełnia żadnych norm, ani warunków technicznych odpowiadających w roku jego produkcji ale 
jeśli zapłacę odpowiednią kwotę to wszystko będzie ok. Szczyt hipokryzji.

Samochody historyczne/zabytkowe nie powinny być wykluczane w żadnym wypadku (nawet po okresie 5 lat) ponieważ są to samochody 
które nie są używane na codzień, a ich stan techniczny jest kontrolowany przez WKZ

1.7.25 19:24:29 Strefa SCT w niemieckich miastach generalnie dotyczy ścisłego centrum. Mało tego: gdy cel podróży znajduje się na ulicy objętej zakazem (np sklep, restauracja), mam prawo tam wjechać i zaparkować W centrum miasta czy na Kazimierzu znajdują się np. restauracje. Jak mam tam dowieźć starszą osobę? Jeden szpital i parking to 
zdecydowanie za mało.

Wszystkie samochody (dwu czy trzyletnie) są poddawane badaniom technicznym - również na emisję spalin. Jeżeli samochód jest dopuszczony do ruchu, spełnia wymogi badania - 
powinien mieć prawo wjazdu do miasta bez dodatkowych warunków i wykazywania się jakimś prawem. Tworzenie dodatkowych warunków czy zakazy de facto ograniczają prawa nabyte. 
Starsze samochody systematycznie i tak będą znikać z dróg; zamieniając je na nowe - użytkownicy będą wybierać samochody benzynowe lub elektryczne (i jest to raczej oczywiste).  To, co 
jest istotne to stacje kontroli pojazdów - żeby tam nie było oszustw. 
Irytujące jest tworzenie prawa działającego wstecz; prawo powinno tworzyć warunki mówiące, że od jakiegoś momentu nie będzie możliwości rejestrowania np. jakiejś kategorii 
samochodów. 

Do miasta dojeżdża sporo ludzi do pracy, którzy mieszkają za rogatkami miasta; czesto 
to mieszkańcy miasta budują domy kilka kilometrów dalej. Jako kierowcy są 
zróżnicowani z mieszkańcami zameldowanymi na terenie miasta. Brak równości tak 
szumnie ogłaszanej przez środowiska lewicowe. 
Adekwatnie powinny zrobić gminy naokoło Krakowa - wyznaczyć inne warunki wjazdu 
np. do Skały, Ojcowa dla mieszkańców Krakowa. Karencja 5-letnia powinna być, jednak 
dla wszystkich. Umożliwi to systematyczną wymianę samochodów

Opłata - to de facto jasny przekaz, że wcale nie chodzi o szumne dbanie o powietrze. Idzie TYLKO o pieniądze dla zadłużonego, źle zarządzanego miasta. Pieniędzmi nie oczyszcza się powietrza, chyba 
tylko karmi organizacje i Urząd Miasta

Tworzenie grup uprzywilejowanych czy potępianych, którym coś przysługuje, "należy się", itd - to de facto powrót do komunizmu. 

1.7.25 19:26:05 Tak ustawę należy zmodyfikować Propozycja kest totalnie niesprawiedliwa. Do Krakowa powinny moc wjechać przynajmniej  samochody benzynowe i lpg od roku 2000 i euro 3. Jest to rozwiązanie totalnie niesprawiedliwe. Osoba mieszkająca obok krakowa nie 
wjedzie do Krakowa a krakus swoim starym autem na działkę pod krakow pojedzie 
zakuwać komuś powietrze beż oplat  

Opłaty są zdecydowanie za drogie. Rozwiązanie niepsrawidlwie bi krakokawin będzie mógł wyjechać na wieś swoim starym samochodem i tam zanieczyszczać i inni że wsi do 
Krakowa wjechać nie będą mogły. Totalnie rozwiązanie beż sensu. 

1.7.25 19:28:17 Stare miasto 1. Dopuścić zgodność z klasą nie niższa niż euro 4 z silnikiem diesla 
2. Dopuścić możliwość wymiany katalizatora dopuszczającego kryteria

Min. 7 lat Ogranicza komunikację do podstawowych dóbr i usług, jak i kategoryzuje społeczność ze względu na zasoby materialne. Min. 7 lat, dodać studentów, zabytki uszczegółowić o pojemność i rodzaj silnika

1.7.25 19:28:37 Granicę strefy powinny być maksymalnie zawężone. Projekt zakładający objęcie strefą całego miasta jest skandaliczny. Poza tym kryterium spełniania określonej normy emisji euro jest bez sensu. Przykładowo 
mały pojazd tzw segmentu a czyli samochody miejskie z małymi silnikami sumarycznie wyemituje znacznie mniej spalin niz nowy duzy samochód z kilkulitrowym silnikiem spełniający wyższe normy Euro.

Objęcie strefą obszaru całego miasta jest bardzo złą propozycją. Strefa powinna zezwalać na wjazd pojazdów z minimum EURO 2. To rozwiązanie wyraźnie pokazuje, że nie chodzi o jakość powietrza, tylko o wyciąganie kolejnych pieniędzy od ludzi. Jestem przeciwny wprowadzaniu strefy czystego transportu, to skok na kase, nic więcej.

1.7.25 19:30:10 Nie powinno być tej strefy, a na pewno nie w tej postaci jaka jest planowana. Mamy coroczne przeglądy. Niech tam łapią pojazdy na corocznej kontroli w stacjach kontroli pojazdów jak ktoś wytnie dpfy i tyle. 
Ta strefa jest strefą wykluczających biedniejsze osoby, bo to nie jest tak, że jeździsz 20 letnim autem bo masz taki kaprys i tak lubisz tylko nie stać człowieka na lepszy. 

ważne aby takiej strefy nie było. 
Mimo, że mam auto spełniające normy to planuję unikać jak mogę tej strefy. Moim zdaniem miasto ma inne wydatki niż 
wprowadzanie i kontrola takich stref. 

Rok produkcji jest idiotycznym i nieekologicznym wskaźnikiem. Ty sposobem będziemy pozbywać się aut, które mogłby spełaniać normę ale robią sie za stare. 
Standard emisji Euro jest lepszy jako wyznacznik, choc dalej nie zgadzam się ze strefą. Moim  zdaniem powinni kontrolować na stacjach kontroli pojazdów, żeby łapać tych co w deaslach 
pozostawiają po sobie czarną chmurę dymu. Tyle. 

5 lat to bardzo mało. No tak, bo jak zapłaci się harach to powietrze nagle czyste. Nie zgadzam się z wykluczeniem osób biedniejszych z centrum. 

1.7.25 19:30:25 Witam. Uważam że strefa czystego powietrza powinna obejmować ścisłe centrum Krakowa (podobnie jak SCT w Warszawie). Dodatkowo wprowadzenie SCT w całym Krakowie tylko spowoduje dodatkowo 
komplikacje z dojazdem do rodziny, do lekarza , do sądów czy do komisariatów. Nie zgadzam się z zapisami które tworzą kategorię mieszkańca Krakowa od mieszkańca np. okolicznej wioski - niezgodne z 
konstytucją . Co z ludźmi którzy dojezdzają do pracy samochodami  - to że ktoś podsiada samochód z 2013 roku (Disel Euro 5) nie jest powiedziane że jego samochód truje mniej niż nowe samochody (afery z 
emisjami VW)

Szanowni Państwo. Strefa nie powinna obejmować całego miasta Kraków jako stolica województwa ma bardzo dużo budynków gdzie 
mieszczą się urzędy (urzędy marszałkowskie, sądy, szpitale, komendy i komisariaty) do których również mieszkaniec ma mieć dostęp / 
dojazd.

Proszę państwa - nie ma pojazdów zero emisyjnych. Samochody na prąd są pojazdami gdzie do wyprodukowania prądu zużywa się 43 procent węgla kamiennego, i 33% węgla 
brunatnego, Na terenie miasta jest spalarnia śmieci :( , limity emisji EURO w SCT Kraków dla diesla na Euro 6 jest zawyżona a przy nieprawidłowościach z oszukiwaniem norm przez np. 
VW nie ma realnych prawidłowych norm

Jaki jest powód rozgraniczenia mieszkańców Krakowa od  mieszkańców z poza Krakowa. 
Przypominam że Kraków jest stolica województwa małopolskiego i wg konstytucji 
jesteśmy równi w prawach.

Rozwiązanie można odczytać jak kupić wjazd. Uważam że ustawa SCT dla Krakowa w takim kształcie do kosza i nie powinna być wdrażąna. Z  naszego punktu widzenia,. Posiadam teściów oraz rodzinę na terenie Krakowa, dojeźdzam pracy w Krakowie posiadam samochód z roku 
2013 Audi A6 C7 (Euro 5) pierwsza rejestracja 07.01.2014 rok. Posiadajac kilka samochodów disel VW Caddy z 2008 nie mogę dojechac do 
kina, galerii, sądu, policji itd. Proszę państwa w obecnym czasie nawet Berlin nie ma tak rygorystycznych praw. Co wiecej swoimi 
samochodami mogę dojechać do tego miasta (Berlin) do rodziny w Krakowie nie. W dzisiejszych czasach po pandemi, w czasie wojny , 
zawirowaniach gospodarczych wprowdzanie strefy SCT w Krakowie większej niż 1 dzielnica wpływa na szkodę bizensu, ludzi, podatków/  

1.7.25 19:34:09 A gdzie pozostałe parkingi ala samochodów , które nie będą mogły wjechać do Krakowa , mowa tu o tysiącach miejsc ? Bardzo proszę o z finalizowanie mi auta spełniającego normy euro. Nie 5 lat a do końca ich eksploatacji do momentu zmiany na nowszy model. Nie 
posiadamy takich pieniędzy by móc kupić nowe auto. Chyba ,że  miasto nam je z 
finalizuje.

Napełnianie kieszeń pieniądzmi, a problem pozostaje taki sam.¹ Mieszkańcy Krakowa,których auta są już zarejstowane przed wprowadzeniem SCT do momentu ich eksploatacji.

1.7.25 19:34:14 Strefa musi obowiązywać w granicach całego miasta, za wyłączeniem autostrad oraz zespół szpitali i ośrodek dla seniorów w Prokocimiu czy Park and Ride na Górce Narodowej. Minimalne wymagania Euro 4 To jest dobra propozycja Pojazdów historycznych i zabytkowych – do 50 dni w roku.
Pojazdów specjalnych (np. dźwigi, campery) – bez ograniczeń.

1.7.25 19:35:42 Strafa czystego transportu to projekt nie poważnych ludzi. Jak można dyskryminować ludzi jakąś pseudo klimatyczną, lewicową ideologią. Moja propozycja to wywalenie tego kretyńskie go projektu do kosza. 
Dajcie ludziom spokojnie żyć. 

Poza ścisłym starym miastem nie powinno być żadnych ograniczeń. Kierowanie się rokiem produkcji samochodu jest absurdalne. Wymyślił to chyba jakiś dureń. Wystarczy przestrzegać odpowiednich wymogów dotyczących stanu technicznego 
samochodu. Nie potrzeba żadnych głupich, lewicowych pomysłów. Pseudo ekologicznych. Finalnie to samochód spalinowy jest lepszy od meleksa elektrycznego pod względem ekologii. 

Absurd. Żadnych ograniczeń. Nie powinno się wprowadzać głupich pomysłów, które 
szkodzą mieszkańcom Krakowa. 

Idiotyczny pomysł. Może jeszcze wprowadzicie opłatę od puszczania bąków, od oddychania. Co za głupota. Kto wymyśla takie bzdury. Ale mamy "inteligentnych" rządzących. 

1.7.25 19:36:57
1.7.25 19:37:03 W ogóle jej nie powinno byc To nie samochody trują powietrze. Jakiś żart Obojętne czy mieszkańcy czy nie- takiej strefy nie powinno byc Śmiech na sali Dzielenie społeczeństwa jeszcze bardziej niż jest jest chore 
1.7.25 19:37:59 Zero jakichkolwiek ograniczeń!!!
1.7.25 19:39:11 cały pomysł jest urojony. Zamiast utrudniać mieszkańcom rzycie należy rozbudować infrastrukturę, taką jak 

P+R, MPK, może nawet metro. Realia są takie, że zawsze wygodniej jest pojechać zbiorkomem, ale zdążają się sytuacje, gdy np. trzeba przewieść coś ciężkiego, albo dojechać do lekarza ze starszą osobą i nie 
powinna być ta możliwość odbierana.

1.7.25 19:39:24 Brak obszaru strefy czystego transportu, likwidacja wspomnianej strefy Za wysokie standardy, nie powinny być to standardy zmieniające się z czasem tylko stałe Okres ten powinien być bez limitu czasowego dla mieszkańców Krakowa oraz 
mieszkańców pobliskich gmin którzy pracują w Krakowie 

Źle, nie powinno być dla takich mieszkańców ŻADNEJ opłaty. Dlaczego ktoś wykluczony komunikacyjnie ma jeszcze za to płacić? Wszyscy mieszkańcy Krakowa oraz pobliskich gmin na czas nieokreślony 

1.7.25 19:39:53 Strefa SCT powinna obejmować całe miasto bez wyjątków. W przeciwnym razie nigdy nie ograniczy się ruchu ani zanieczyszczeń powietrza pochodzących od starych gratów. P&R przy granicach miasta tak ale rejon szpitala gdzie przede wszystkim powinno być czyste powietrze to nie jest dobry pomysł. Tylko standard emisji Euro. Zbyt długi okres. Maksymalnie 2-3 lata. Kraków jest stosunkowo zwartym miastem z 
dobrą komunikacją. Nie mam samochodu (korzystam z roweru lub KMK) i nie widzę 
powodu dla którego ktoś w imię swojej wygody miał mnie truć.

Nie powinno być takiej możliwości. Jedyny ewentualny wyjątek to pojazdy specjalnie przystosowane dla inwalidów.

1.7.25 19:40:13 SCT to tylko ścisłe centrum Krakowa, chcąc jechać na zakupy do M1 muszę zmienić auto, prędzej zmienię sklep np Bochnia Nie jest dobrą propoycją SCT do ścisłe centrum jak dla mnie SCT to norma EURO4 a nie EURO6 w przypadku diesle, nasi śąsiedzi toprzerabiali iteraz znieśli wjazdy do niektórych miast z powodu braku kupujących w sklepach jak wszyscy to wszyscy a nie tylkomieszkańcy to jest dyskryminacja. tak bardzo dobre dla zarabiania kasy, taniej mi płacić miesięcznie i wjeżdżać starym autem niż kupić nowsze auto. jak wszyscy to wszyscy białe jest białe a nie czarne
1.7.25 19:41:18 Propozycja tylko do całkowitego odrzucenia Propozycja do całkowitego odrzucenia Wszystko jest totalnym kłamstwem ,którego nie popieram Te rekomendacje to bzdura jest dużo ważniejszych spraw o których się nic nie mówi . Ten złodziejski system umie tylko wymagać, w zamian nic nie daje oszustwo . Recykling elektrycznych samochodów nie istnieje ,dlatego Niemcy będą nam sprzedawać swoje stare zużyte .Na koniec zaś wszyscy będą 

musieli ograniczać swoje przejazdy tak jak w Szwecji. 
1.7.25 19:41:36 Tak, takiej granicy powinno nie być - to znaczy całej Strefy Czystego Transportu powinno nie być. Brak wymagań, gdyż SCT w Krakowie powinno nie być. Brak wyłączenia, gdyż powinno nie być SCT. Taki projekt powinien w ogóle nie powstać. Proszę wyłączyć cały Kraków z SCT, wtedy ludzie będą zadowoleni.
1.7.25 19:43:08 Strefy nie powinno być w ogóle, a jeżeli już koniecznie musicie ją wdrażać i nie możecie bez niej żyć, to maksymalnie Rynek Główny i ulice wokół Plant. Ale w ogóle to wiecie, że Polacy jeżdżą starymi autami nie 

dlatego, że je tak lubią, ale dlatego, że na nowe ich nie stać? Nie patrzcie przez pryzmat swoich pensji i Lexusów służbowych, nie każdy ma tak dobrze. Dacie mi na nowe auto, skoro zakazujecie starego, no 
słucham? Tylko nie "dopłatę", tylko całą kwotę minus to, co uzyskam za sprzedaż starego. TYLKO TAK byłoby uczciwie i w miarę praworządnie.

Jestem przeciw SCT, ale jeżeli koniecznie być musi, to nie dalej niż ulice wokół Plant i ścisłego centrum. No może jeszcze Starowiślna i 
Zwierzyniecka, jak już tak bardzo chcecie.

Ani rok produkcji, ani (powiązana z rokiem produkcji, jeżeli żaden urzędas nie zauważył) norma Euro nie są sensownym wskaźnikiem! Seicento jest stare i ma niską normę Euro (bo innej 
po prostu wtedy nie było!), ale emituje mniej zanieczyszczeń niż jakiś nowy kolos z 4-litrowym silnikiem, który na papierze spełnia wszelkie możliwe normy! Czego tu nie rozumiecie, 
urzędasy?! Powinien się liczyć wyłącznie wynik badań emisji (nie nazwa normy Euro, tylko wyniki liczbowe!) wykazany przez producenta w homologacji.

Lepiej niż pierwotne pomysły, ale nadal niezgodnie z prawem i nieuczciwie. Jako 
mieszkaniec Krakowa powinienem móc autem obecnie posiadanym jeździć bez 
ograniczeń po strefie dopóty, póki nie zmienia ono właściciela, czyli aż do złomowania 
lub sprzedania. Jak kupuję sobie nowe (nowe dla mnie, czyli także inne używane) auto, to 
dopiero wtedy mogłoby być tak, że musi ono spełniać wymogi strefy. Wara od praw 
nabytych! Prawa nie znacie?!

Na pewno powinna być możliwość takiego wjazdu. Opłata nie godzinowa (może jeszcze minutowa albo nanosekundowa, normalni jesteście?), jak już, to zarówno dzienna, jak i miesięczna ( do 
wyboru). Dołożyłbym jeszcze abonament roczny - dla tych, którzy po prostu lubią stare auta (bez obaw, takich będzie kilkudziesięciu w skali miasta). XXI wiek, sprawa bez problemu do ogarnięcia. 

1). w projekcie jest - o ile pamiętam - dopuszczenie dla aut zabytkowych, ale tylko na wybraną liczbę dni. Ale jak to, mieszkam w Krakowie, 
w bloku, to mam trzymać zabytkowe auto za miastem (u kogo?) i przywozić go sobie (jak?!) na kilkadziesiąt dni? Pomysł opracowany dla 
zabytków przyjezdnych, ale zapomnieliście o zabytkowych lokalnych! Zabytkowe powinny być dopuszczone przez dowolną ilość dni. Serio, 
naprawdę uważacie, że Polacy masowo zaczną rejestrować auta jako zabytkowe, żeby ominąć SCT? Chyba się ktoś na głowy z kurą 
pozamieniał, poważnie. Żeby mieć zabytek, trzeba spełnić sporo warunków, w tym mieć auto bodajże min. 30-letnie. NAPRAWDĘ niewiele 
aut doczekuje takiego wieku. Poza tym Polak jest zawsze "zastaw się a postaw się", czyli każdy chce mieć jak najlepszy i najnowszy wóz, 
żeby sąsiada szlag z zazdrości trafił, więc bez obaw, niewielu będzie "omijaczy" strefy poprzez zabytki :-) 
2). auta dla seniorów - kryterium powinno być nie "kto prowadzi", tylko "na kogo zarejestrowane". Wiem, wiem, w umysłach urzędasów 
już pojawia się wizja setek tysięcy 30-40-letnich aut zarejestrowanych na dziadków, żeby ominąć przepisy. Dobra, kilkadziesiąt takich 
przypadków pewnie będzie - no i co? Te auta zaduszą nas NOx?! Bez jaj, włączcie myślenie, to nie boli (przynajmniej nie powinno). 
Przykłady z życia wzięte (mojego i rodziny): osoba starsza posiadająca auto zaniemogła i trafiła do szpitala, ma auto na siebie, ale do 
szpitala pojechała karetką. Jadę po tę osobę, ale nie mam własnego auta, pojechałem na osiedle ojca/matki/ciotki (mam klucze), zabrałem 
auto i jadę po tę osobę do szpitala albo jeżdżę tym autem np. po koncentrator tlenu. Starsi rodzice mają stare auto, ale na imprezę do 
znajomych pojechali MPK, bo chcieli się napić szampana. Wracają późnym wieczorem, pogoda syfna i trochę strach, że staruszków ktoś 
napadnie albo że złapią infekcję. Nie mam swojego auta, ale jadąc na imprezę podrzucili mi auto pod dom, żebym ich wieczorem przywiózł, 
a swoje auto ode mnie odbiorą sobie nast. dnia. Trzeci przykład: ojciec przywozi mi wieczorem stare (niezgodne z SCT) auto, żebym nast. 
dnia mu zawiózł go do mechanika, a po kilku dniach odebrał, bo mechanik to mój znajomy, a poza tym tato ma swoje lata i mu się nie chce. 
Robimy tak w rodzinie rutynowo. I co, w każdym z tych przypadków jadę bez "staruszka" na pokładzie, czyli nielegalnie, tak? Idiotyzm.

1.7.25 19:45:59 Tylko Rynek Główny Poszerzyć o parkingi przy Centrum Sztuki japońskiej Przecież podczas pandemii gdy wszyscy siedzieli w domach i nie jeździli samochodami zanieczyszczenie wzrosło! Czyli mimo braku poruszania się pojazdami zanieczyszczenie wzrosło! Czy 
to takie trudne do zrozumienia? To siedzenie w domu zwiększało emisję pyłów bo ludzie ogrzewali domy!

Żadnych zakazów! Absolutny absurd. To dyskryminacja ludzi ubogich których nie stać na wymianę samochodu. W 5 lat nikt ubogi nie stanie się bogaczem aby kupić nowego elektryka. SCT to kara za bycie ubogim. 

1.7.25 19:46:33 Projekt oceniam jako sposób na segregację mieszkańców, tych których stać na mieszkania i samochody o wielkich silnikach od tych, którzy jeżdżą starszymi samochodami i mieszkają w wynajętych lokalach. 
Miasto, które jest dla turystów i bogatych landlordów zrazi do siebie bardziej młodych ludzi a i niektórych skłoni do wyprowadzki. Zakazy wjazdu, stale podnoszone ceny za bilety komunikacji miejskiej i zero 
udogodnień w zamian. 

1.7.25 19:48:18 Opłata nie powinna umożliwiać wjazdu do SCT
1.7.25 19:49:48 SCT to idiotyzm. SCT należy wprowadzić wyłącznie dookoła UM i na ulicy przy której mieszka prezydent. Kpina emisje brane są po wieku samochodu mimo odpowiedniego standardu emisji Euro. SCT należy wprowadzić wyłącznie dookoła UM i na ulicy przy której mieszka prezydent. SCT należy wprowadzić wyłącznie dookoła UM i na ulicy przy której mieszka prezydent. SCT należy wprowadzić wyłącznie dookoła UM i na ulicy przy której mieszka prezydent.
1.7.25 19:51:29 Należy jej nie wprowadzać Cały Kraków A nie tylko konkretne miejsca Strefy nie powinno się wprowadzac Bez komentarza  żenujące W ogóle nie powinno być takiej strefy
1.7.25 19:53:08 Należy zrezygnować z tego pomysłu gdyż jak widać w lecie oraz gdy nie ma sezonu grzewczego nie są przekroczone normy zanieczyszczenia powietrza więc złe powietrze nie jest winą samochodów. Do całego Krakowa powinna być możliwość wjazdu samochodami. Wprowadzenie stref czystego transportu w krajach zachodnich nie wpłynęło w żaden sposób na jakość powietrza. Nie wprowadzany jest w Polsce żaden przepis zakazujący wycinanie DPF-

ÓW i to jest legalne... a na skp brak możliwości wychwycenia takich samochodów przez urządzenia działające na zasadzie pochłaniania swiatla czyli jak czarne są spaliny (pomiar z lat 
80tych). Nie ważne czy samochod będzie miał dpf i scr czy bedize on wyciety ważne że w cepik będzie euro VI...

Rozumiem, że samochody zanieczyszczają powietrze ale jak się zapłaci to już nie zanieczyszczają? Absurd.

1.7.25 19:54:04 Wyłączenie mieszkańców Krakowa z ograniczeń SCT. Ewentualnie przesunięcie okresu o 
taki czas, aby wymiana samochodów nastąpiła w sposób "naturalny" mając dane z CEPIK 
można określić przybliżony czas (10-15 lat)

Rozwiązanie typu jak zapłacę to nie szkodzę i bogaty może więcej. Lepsze wydaje się być rozwiązanie P+R i tania komunikacja publiczna. Aktualnie Kraków ma jedną z najdroższych komunikacji 
publicznych w kraju ( hipokryzja)

Może zamiast wprowadzać zakazy i ograniczenia, zaproponować tańszą alternatywę. Nowe P+R i przejazdy w cenie biletu parkingowego. 
Tańsze jednorazowe bilety MPK. 

1.7.25 19:54:05 W mojej ocenie granica SCT powinny zostać ograniczone do obszaru starego miasta i ścisłego centrum. Transport miejski nie jest w stanie sprostać wymogom transportu osób i towarów w mieście (zarówno w 
zakresie liczby podróżnych, jak i dogodnego skomunikowania- wpływ na czas dojazdu). Ponadto liczba mieszkańców mogących pozwolić sobie na zakup auta spełniającego (w teorii) normy emisji stanowi 
mniejszość.

Rozszerzyć do głównych arterii miasta. Proponowane wymagania są bardzo rygorystyczne, proponowane zmiany powinny zostać zliberalizowane i wydłużone w czasie do osiągnięcia docelowego wskaźnika standardu emisji. Wiele osób pracujących w Krakowie dojeżdża spoza miasta. Wpłynie to na spadek 
atrakcyjności w aspekcie zatrudnienia, co przełoży się na spadek wpływów do budżetu 
miasta.

Należy doprecyzować sposób wnoszenia opłat. Ponadto proponowane opłaty są wysokie, dobrym rozwiązaniem byłoby wprowadzenie gradacji stawek na przestrzeni lat. Warto uwzględnić pojazdy należące do przedstawicieli zawodów wysokiego zaufania społecznego (policja, straż pożarna, wojsko, straż 
graniczna, ochrona zdrowia, nauczyciele, pracownicy uczelni wyższych itd.). Przedstawiciele tych profesji mają ograniczony wpływ na 
miejsce wykonywania obowiązków służbowych, poniosą dodatkowe koszty związane z wprowadzeniem SCT. Warto nadmienić, że mają 
istotny wpływ na atrakcyjność Krakowa zarówno jako miejsca zamieszkania, edukacji, turystyki itp.

1.7.25 19:54:54 Strefę Czystego Transportu należy zmodyfikować, wprowadzając ją w bezpośrednim obrębie Urzędu Miasta Krakowa. Uważam, że do wskazanego obszaru należy dołączyć pozostałą część miasta. Proponuję odrzucić każdą wersję SCT w Krakowie. To rozwiązanie powinno zostać zastąpione dożywotnim okresem wyłączenia spod 
wymogów SCT dla aut należących do mieszkańców Krakowa.

Oceniam je negatywnie. Każdy wjeżdżający do Strefy powinien móc z niej korzystać bez względu na wielkość emisji. Każdy powinien mieć możliwość wyjazdu do Strefy bez względu na to, czy mieszka w Krakowie, czy nie. Bez względu na to, czy jeździ 
nowym atutem elektrycznym, czy starym samochodem na benzynę.

1.7.25 19:55:14
1.7.25 19:56:10 Strefa czystego transportu powinna obejmować centrum miasta i jego okolice (wzorem Warszawy) Przy średniej wielu aut w Polsce wynoszącej 16 lat zaproponowane zakazy są irracjonalne. Przy obecnych założeniach do strefy nie wjadą już 20-letnie auta benzynowe. Dodatkowo, we 

wrześniu zakupiłem auto z 2004 roku z normą euro3, z myślą o założeniach poprzedniej SCT, po czym założenie te zostały od tak zmienione. Jest to dziwne, że mimo tak dużej liczby 
negatywnych opinii o SCT i jej zaskarżeniu, miasto wprowadza jeszcze bardziej rygorystyczne zasady.

Jest to rozwiązanie niesprawiedliwe dla osób które zamieszkują przedmieście Krakowa, a 
pracują i życie towarzyskie prowadzą w mieście. Patrząc na to rozwiązanie, demaskuje 
to, że nie chodzi tu o dbanie o środowisko, lecz o budżet miasta.

Patrząc na to rozwiązanie, demaskuje to, że nie chodzi tu o dbanie o środowisko, lecz o budżet miasta. Ponadto zaproponowane stawki są abstrakcyjne i dla osób codziennie dojeżdżających do pracy 
w Krakowie, po kilku miesiącach przekroczą wartość auta, które nie może wjechać do strefy, bo jest o rok za stare

1.7.25 19:58:47 Tak nie podoba mi się 
Granice powinny zostać w ścisłym centrum 

Nie powinno być tak dużej strefy 
Jest wiele miejsc które ucierpią przez takie rozwiązanie 

5 lat to za szybko aby mieszkanimogli przygotować się na zmianę Zle Wobec aktualnych przepisow trudno będzie kontrolować 
Dużo nadużyć może być na tym tle 

1.7.25 19:59:52 Samochody zasilane LPG nie powinny mieć zakazu. Opłata nie powinna obowiązywać osób pracujących w Krakowie Samochody zasilane LPG 
1.7.25 20:00:11 Należy ja ograniczyć wyłacznie do obszaru Rynku Głównego Tak, dostepne powinno byc cale miasto Co z samochodami zasilanymi LPG i skąd dyskryminacja starszych samochodów? Tak, okres 5 lat należałoby zmienić na nieograniczony dla Mieszkańców Jest to dyskryminacja osób które nie mogą sobie pozwolić na samochód z dopuszczalną emisją co jest jednoznaczne ze stawianiem granic społecznych  

1.7.25 20:02:04 Granica powinna obejmować tylko ścisłe centrum, po obwodzie alei 3 Wieszczy. Wg mnie założenie to dyskryminuje osoby, które pracują w Krakowie (przebywają w nim 
większość czasu), a mieszkają i rozliczają się poza miastem. 

Dobrze, aczkolwiek 500zl to przesada, myślę że abonament w granicy 100zl/miesiecznie byłby akceptowalny 

1.7.25 20:04:03 Zadna tzw strefa czystego transportu nie powinna byc wprowadzana. Absolutnie !! Nie ma takiej potrzeby. Caly Krakow powinien byc takim miejscem gdzie latwo moze dojechac kazdy. Polska to kraj dla Polakow i ich gosci, CALY kraj, bez 
wyjatkow.

Samochody wszystkich rocznikow i standartow powinny byc dopuszczone do ruchu w CALYM, NASZYM kraju. Wylaczenie pownno dotyczyc wszystkich, na zawsze, bez wyjatkow. To jest rozboj. Nie wolno pobierac zadnych takich oplat. To jest zbojectwo. Wszyscy powinni byc wolni od tych opresji.

1.7.25 20:08:10 Obszar obrębu Plant i Starego Miasta Strefa Czystego Transportu powinna obejmować tylko Stare Miasto reszta powinna być dostępna beż ograniczeń Samochody diesel Euro 5 w górę i na tym koniec obostrzeń Wszyscy powinni normalnie jeździć Brak oplat za wjazd Wszyscy powinni mieć te same prawa
1.7.25 20:09:28 We wcześniejszych informacjach było podawane Euro 5 i dużo osób pod taką opcję się przygotowało. Euro 6 jest wprowadzone zbyt szybko.
1.7.25 20:10:40 Strefa powinna zostać wprowadzona na cały Kraków, ALE nie na tej zasadzie co jest teraz proponowana. Idąc tym tokiem rozumowania, to każdy takie miejsce powinno mieć taką opcję, nie rozumiem dlaczego ograniczamy się do 

największych placówek. Rodziny chorych w mniejszych ośrodkach już nie mają takich praw? Cała strefa bez wyjątków.
Do benzyny ok, natomiast dla silników diesla mam dużo uwag jako mechanik pojazdów (oraz astmatyk): Standard Euro 6 to stanowczo za dużo, wyśrubowany standard który tak 
naprawdę mocno ograniczy swobodę poruszania się. Euro V jest zupełnie wystarczające (gdzie maksymalna wartość to 0,23g HC+NOX przy 0,17g dla euro VI, dla przypomnienia Euro I 
zakłada prawie 1g, natomiast Euro IV 0,3g/km). Sprawą fundamentalną w mojej ocenie jest podejście do egzekwowania czystości spalin, gdzie opieracie się jako miasto tylko do wpisów w 
dowodzie. Pierwszą rzeczą którą robi dużo ludzi kupując nowy samochód (zakładam, że więcej niż się spodziewacie) to wyłączenie systemu SCR dla euro VI i w górę, natomiast przy euro V 
to dużo osób wyprogramowuje DPF/klapy (jako mechanik sam przeprowadzam wiele takich czynności dla ogromnej ilości aut na życzenie klienta) - oznacza to, że pomimo nowego auta, 
najprawdopodobniej ich samochody nie spełniają nawet normy EURO V.  Warto też pamiętać jak przyznawane są normy euro - są one przyznawane w trakcie homologacji pojazdu, a to, że 
auto nie ma danej normy nie znaczy, że jej nie spełnia! Dla przykładu Audi A6 z 2009 roku z trzylitrowym silnikiem diesla, pomimo posiadania normy Euro V, emituje wg specyfikacji 
producenta 0,14g HC+NOX na kilometr, co oznacza, że spełnia normę EURO VI (info znalezione na stronie https://www.emissionsfinder.com/). Kluczem więc jest określenie normy emisji 
spalin (np. 0,2g HC+NOX/km), a następnie respektowanie jej i sprawdzanie podczas przeglądów pojazdów, ponieważ niesprawne auto może spełniać na papierze normę nawet euro 12, a i 
tak będzie kopcić bardziej niż 20-letnie, zadbane auto. Idziecie po prostu na łatwiznę nie uderzając w sedno problemu i tyle - bardzo mi się to nie podoba.

Tak, akurat mieszkam pod Krakowem, i uważam, że nie powinno się o nas zapominać np. 
mieszkańcy podkrakowskich miejscowości okres karencyjny 2-3 lata). D

I potem się dziwicie, że ludzie odbierają SCT jako strefę do golenia frajerów albo strefę wolną od biedaków? Wjazd do strefy powinien być uwarunkowany specjalnymi potrzebami, a nie pay to drive. 
Już w ogóle nie wspomnę o tym, że ta ankieta skupia się tylko na SCT, a powinna też na rozwiązaniach które powinny zostać wdrożone równolegle z tym obostrzeniem (zwiększenie podaży 
zbiorkomu, strefy P+R przy granicy z dodatkowymi połączeniami w okolicy, zmiany w nawigacjach informujących o wjeździe do takich stref itp., wyłączenie strefy jeśli określone wskaźniki zostaną 
spełnione w wyniku naturalnej wymiany floty pojazdów itp.)

Uważam, że strefa powinna zostać wprowadzona dla wszystkich bez wyjątku, nie rozumiem dlaczego wyszczególniacie jakieś specjalne 
pojazdy od np. matki, która musi rozwieźć czwórkę dzieci do szkoły lub na zajęcia. Podsumowując: albo wszyscy, albo wcale.

1.7.25 20:14:05 Cały Kraków Przede wszystkim kontrole czystości spalin , same standardy są niewystarczajęce. Jest OK Dobre , są czasem sytuacje wyjątkowe i taka opłata pozwoli dojechać. (opłata dzienna) Pojazdy inwalidów.Z innej beczki - To nie powinno być robione przy współpracy z Firmą Microsoft !
Są otwarte standardy oprogramowania ! Krzysztof Kraków 

1.7.25 20:14:15 Nie dla strefy! Strefa=gniot Żadnej strefy!! Strefa never! Bardzo złe rozwiązanie. Nie dla strefy! Strefa w żadnym wypadku!
1.7.25 20:15:56 Nie należy jej w ogóle wprowadzać! Cały Kraków powinien być wyłączony z SCT. Wszystkie samochody mogą wjeżdżać bez względu na rocznik i silnik. Nie powinno być żadnych ograniczeń dla mieszkańców. Zwykłe nabijanie kasy przez miasto. Czyli opłata niweluje zanieczyszczenia jakie dane auto emituje? Macie wszystkich za idiotów! Nie powinno być żadnych ograniczeń! Tym bardziej dla samochodów specjalnych czy zabytkowych. Co ma powiedzieć pasjonat jak ja 

mieszkający w centrum? Mam dwie zabytkowe perełki.
1.7.25 20:16:03 Zadna tzw strefa czystego transportu nie powinna byc wprowadzana. Absolutnie !! Nie ma takiej potrzeby. Caly Krakow powinien byc takim miejscem gdzie latwo moze dojechac kazdy. Polska to kraj dla Polakow i ich gosci, CALY kraj, bez 

wyjatkow.
Samochody wszystkich rocznikow i standartow powinny byc dopuszczone do ruchu w CALYM, NASZYM kraju. Wylaczenie pownno dotyczyc wszystkich, na zawsze, bez wyjatkow. To jest rozboj. Nie wolno pobierac zadnych takich oplat. To jest zbojectwo. Wszyscy powinni byc wolni od tych opresji.

1.7.25 20:16:24 Proszę pominąć Dzielnice Podgorze Proszę uwzględnić region cmentarza żydowskiego na Grzegórzkach Prosilbym nie zakazywać wjazdu emeryta i osoba ubogi. Proszę o rozszerzenie do 20 lat dla emerytów i osób ubogich Wg mnie mija się to z celem Albo zatruwają albo nie
1.7.25 20:16:35 Mieszkańcy z poza Krakowa rok 2030
1.7.25 20:18:25 Strefa powinna obowiązywać do granicy obwodnicy Krakowa z możliwością dojazdu do węzłów komunikacyjnych. Dojazd do wszystkich parkingów P&R powinien być zapewniony Wszystkie pojazdy wykonywujące profesjonalne i zarobkowe przewozy osób powinny być nie starsze niż 4 lata. Dla mieszkańców powinno to być 10 lat Powinna obowiązywać opłata dzienna umożliwiająca limitowaną liczbę wjazdów w tygodniu lub miediącu. Nie dotyczy profesjonalnych przewoźników. Brak uwag
1.7.25 20:21:03 Witam pytanie co z takim Zakładem pracy jak Telefonika Kable przy ulicy Wielickiej  dotyczy pracowników jak i przewoźników którzy obsługują ten zakład to nie tylko przewoźnicy z województwa 

małopolskiego jak i pracownicy .Co z Ul. Zawiła składy budowlane  betoniarnie firmy przemysłowe .  Pytanie ???? co z branżą budowlaną remontową serwisantami sprzętu AGD pieców tych ekologicznych 
dostawcami owoców warzyw ekologicznych podrobów nie na faszerowanych chemią czyli z dostawcami z poza MIASTA STOŁECZNEGO EKOLOGICZNEGO KRAKOWA ???? Czym różnią się samochody w Straży 
Pożarnej ,w MPO Pogotowiu Ratunkowym czy w innych które zostają zwolnione od tego przepisu a między szarymi obywatelami którzy płacą podatki w tym wspaniałym mieście .ROSJA,CHINY,INDIE,U.S.A. Ma 
słabo w sprawie ekologi a my mamy ten świat uratować.MPK jak ktoś zna się na motoryzacji z tej całej ferajny to niech się tylko przypatrzy jaka ta ekologia E6 dopalanie DPF w autobusach to co nie wypluł 
przez 200 km to oddały w minimum 30 min w atmosferę .Powiecie że są elektryczne tak bez emisyjne ok a co z utylizacją tych baterii a nie wspomnę jak się zapali taki pojazd to już afera na co najmniej 24h. 
Proszę weźcie na testy pospolitego słynnego MERCEDESA diesla D124 ,a te E6 i zobaczycie który jest bardziej czysty .

 Wielicka Kabel co z dostawcami pracownikami z poza Krakowa,Ul.Zawiła gro dużych firm Nowohucka Ciepłownicza i wiele takich ulic 
można wymienić ale u nas działa to tak istniejesz 20-30 lat wchodzi nowy zapis lub nie wygodni nowi mieszkańcy pracujący np.w 
korporacji to się zawijaj nie liczą się że przez 20-30 lat nic tu się nie działo a ty płaciłeś podatki ,tylko powstał moloch jest ich 20-50 ciu 
to racja jest po ich stronie ty stary dziadu się usuń.

W pozycji nr.1 pisałem emisja spalin E3 TO JUŻ JEST OCZYSZCZENIE do E5 natomiast E6 to jest przytykanie pojazdów do pewnego momentu jak nie kichnie w Krakowie to odda w Skawinie 
w jeździe całodniowej minim.300km  i tak ta ekologia wygląda a elektryki ok tylko pytanie co z utylizacją bo jeszcze nikt o tym nie mówi a co w przypadku pożaru takiego pojazdu też nikt 
o tym ni e mówi (toksyny pożar prawie 24h bo to jest nie do ugaszenia tylko trzeba schładzać jeszcze w specjalnym kontenerze ) .I kto za te fanaberie zapłaci oczywiści my obywatele bo 
się na to zgadzamy.  

Następne pytanie czym różni się mieszkaniec Krakowa od mieszkańca Wieliczki Skawiny 
Dobczyc Gdowa bo jest mieszkańcem Miasta Stołecznego Ekologicznego Krakowa a 
reszta to truciciele czyli tamci nie potrzebują wjechać przez 5 lat do strefy sterylnej żeby 
odwiedzić rodzinę jechać na basen do marketu bo oni są inni tak.

Następny podatek od podatku albo zubożenia, tworzone jest (getto) jak za czasów nazistowskich tylko MIASTO zapłaci za to nie podwójnie ale co najmniej poczwórnie brak dostaw za godziwe 
pieniądze tych EKOLOGICZNY  o które ktoś tak tak bezsensownie walczy .Brak tak zwanych złotych rączek ,drobnych rzemieślników .

To widzę że od dzisiaj już rusza akcja co u nie których jak można to obejść ,ale nie tędy droga to po prostu w całości trzeba obalić jeżeli nie 
chcemy za to zapłacić ogromnych pieniędzy ,które nie są warte tej całej psełdo ekologi. 

1.7.25 20:22:24 Strefa powinna sie ograniczać do II obwodnicy. Dla aut benzynowych przyjęta norma powinna być od EURO 3 włącznie. Auta te, zwłaszcza mniejszych gabarytów, miejskie mają marginalną produkcje spalin w porównaniu do 
spełniających wyższe normy aut typu SUV, które dzisiaj dominują. 

Okres powinien zostać wydłużony przynajmniej do 2033 roku, w oczekiwaniu na 
rozwiązania dla przemysłu motoryzacyjnego na poziomie europejskim. 

1.7.25 20:22:55 Uprzejmie proszę o bezterminowe wyłączenie z zakazu samochodów specjalnych, np. stosowanych przez jednostki naukowe do prowadzenia badań związanych z ochroną środowiska. 
Sam pracuję na Wydziale Geologii, Geofizyki i Ochrony Środowiska AGH. Mamy samochody terenowe, niestety w dieslu. Nie mamy pieniędzy żeby zakupić nowe. Robimy dużo dobrej 
pracy związanej ze środowiskiem, zanieczyszczeniem powietrza, gleb i wód gruntowych. Niestety wprowadzenie SCT podetnie nam skrzydła...

20 lat temu jak zaczynałem studia na AGH to nasi wykładowcy już mówili o smogu, zanieczyszczeniu związanym z zimowym soleniem dróg itp. Bardzo cieszy mnie to co się dzieje obecnie 
w Krakowie. Widać że wprowadzenie zakazu palenia węglem i drewnem w 2019 daje wyraźne wyniki in plus. Mam nadzieję, że wprowadzenie SCT pozwoli mi na dalszą, swobodną pracę 
naukową.

1.7.25 20:26:03 Nie powinno być żadnej strefy. Nie powinno być żadnej strefy. Jeżeli samochód ma  badania techniczne i jest dopuszczony do użytku to nie powinno się administracyjnie zaostrzać wymogów ,jest to naruszenie praw obywateli! Brak uzasadnienia dla 
takiego działania! Nie powinno być żadnej strefy!

Nie powinno być żadnej strefy. Jeżeli mimo to zostanie wprowadzona nie powinna 
dotyczyć mieszkańców! 5 lat to zdecydowanie za mało! 

Nie powinno być żadnej strefy! Zarabianie na ludziach których nie stać na lepsze samochody jest tak samo skandaliczne jak sama strefa ! Nie powinno być żadnej strefy! Jakie jest uzasadnienie dla samochodów zabytkowych? Skąd takie uprzywilejowanie ? 

1.7.25 20:26:45 Nie należy wprowadzać takich stref w miastach, ograniczają dostęp do praw i równouprawnienie obywateli. Nie należy wprowadzać takich stref w miastach, ograniczają dostęp do praw i równouprawnienie obywateli. Nie należy wprowadzać takich stref w miastach, ograniczają dostęp do praw i równouprawnienie obywateli. Nie należy wprowadzać takich stref w miastach, ograniczają dostęp do praw i 
równouprawnienie obywateli.

Nie należy wprowadzać takich stref w miastach, ograniczają dostęp do praw i równouprawnienie obywateli. Nie należy wprowadzać takich stref w miastach, ograniczają dostęp do praw i równouprawnienie obywateli.

1.7.25 20:27:16 Cały projekt winien wylądować w koszu 
1.7.25 20:27:58 W ramach Rynku Głównego Obszar ten jest złą propozycja, ogranicza dostęp  dla osób spoza Krakowa do muzeów, szpitali, lekarzy, pracy, itd . Strefa tylko w obrębie Rynku, wprowadzone klasy euro są za wysokie Jeśli ma być strefa to dla wszystkich taka sama, łącznie z mieszkańcami Jest nie fair, jak wyżej ogranicza nasz dostęp do różnych miejsc Nauczyciele, studenci, osoby które pracują w miejscach z własnym parkingiem, itd. ogóle i wszyscy pracujący w Krakowie powinni mieć 

takie same zasady jak mieszkańcy 
1.7.25 20:28:56 Nie widzę potrzeby wprowadzenia Strefy dyskryminacji. Czy w tych miejscach powietrze jest jakoś izolowane ?

Czy strefy te mają jakąś areostrefe, która neutralizuje nadmiar CO2 ?
Jak chcecie Państwo wyznaczyć te obszary ?
W jaki sposób zweryfikować trase docelową? 
Dużo kombinacji ,.mało praktyki. 

Uważam,.że jest to rozwiązanie,  które Dyskryminuje mieszkańców innych niż miasto 
Kraków. 
Jeśli chcecie aby sprawa trafiła do Sądu a uchwała została zaskarżona , jako 
Dyskryminująca uchwalajcie.

Kolejny sposób na zdzieranie kasy od mieszkańców. 
Czy ta opłata jakoś wpłynie na zmniejszenie ilości  spalin ?
Napewno zwiększy budżet MK.

Myślę,.ze SCT w Krakowie jest fanaberią i lewackim wymysłem .
Mam nadzieję, że wybór Trumpa na Prezydenta zatrzyma to szaleństwo. 

1.7.25 20:29:31 Zanim miasto zacznie zabraniać wjazdu obywatelom, którzy w nim pracują (wypracowując CIT trafiający do kasy miasta), powinno zacząć:
- od zorganizowania najpierw pojemnych P&R na wszystkich drogach dojazdowych, a następnie sprawnego , szybkiego i właściwie zintegrowanego transportu publicznego w granicach całej Metropolii 
Krakowskiej, pozwalającego na dojazd do pracy w rozsądnym czasie, a nie w sposób rodem z filmu pt. "Nie lubię poniedziałku"; 
- przeniesienia siedzib (lub tworzenia filii) urzędów, instytucji publicznych i firm mających kontakt bezpośredni z obywatelami w miejsca łatwo dostępne na obrzeżach miasta
Obszar strefy należy na początek ograniczyć do centrum miasta.

wszystkie placówki specjalistyczne służby zdrowia, urzędy, instytucje publiczne, sądy, etc. Dlaczego tylko do mieszkańców Krakowa?; powinno to także dotyczyć osób pracujących 
w Krakowie; takie podejście nosi znamiona dyskryminacji! negatywnie, jak masz kasę to możesz wszystko, a jak nie to........? Takie podejście wygląda na działania porozne, PR-owe, mające na celu nie poprawę jakości powietrza, a napełnianie kasy miasta 

poprzez podatek - myto;

Im prostsze prawo, tym łatwiej je egzekwować; wprowadzanie wyjątków, to furtka do jego omijania, a przecież Polak potrafi;

1.7.25 20:30:17 Nie zgadzam się z tym projektem Od strony Zakopianki nie ma żadnego park and ride, jest to nie fair Obniżyć normy co najmniej o jeden w dół Dla wszystkich te same normy, łącznie z mieszkańcami Mieszkańcy niech wtedy płacą za wyjazd z Krakowa A co z pracującymi w Krakowie, wszyscy mają do lipca zmienić samochody?
1.7.25 20:36:03 Ludzie jaka strefa dajcie żyć Polska jest w tyle niż większość Europy ludzi nie stać na żadne strefy emisji Program wsparcia finansowego dla mieszkańców

Subwencje, ulgi podatkowe lub preferencyjne kredyty na zakup pojazdów elektrycznych 
lub hybrydowych.

Możliwość dofinansowania modernizacji pojazdów (np. instalacja filtrów cząstek stałych).

I tak już jako mieszkaniec place ogromne pieniądze za wszystko Kluczowe znaczenie ma współpraca mieszkańców, organizacji społecznych i lokalnych polityków. Dążenie do modyfikacji SCT powinno być 
dobrze uzasadnione, oparte na danych i poparte szerokim wsparciem społecznym.

1.7.25 20:37:48 Tylko w okolicach starego miasta.  NIE DLA SCT! Każdy który przejdzie przegląd spalin. NIE DLA SCT! Oraz dla mieszkańców okolic Krakowa.  NIE DLA SCT! Bez sensu. Auto nie spełnia wymogów ale jak się zapłaci to już spełnia. Tu chodzi o kasę a nie ekologię. NIE DLA SCT!
1.7.25 20:38:08 Dietla, Aleje tam gdzie problem z kamienicami wysokimi Patrz wyżej.  Wszędzie gdzie nie stanowi to problemu Nie dla mieszkańców Bezterminowo dla aut już użytkowanych Żadnych opłat dla mieszkańców Nie dla mieszkańców 
1.7.25 20:39:14 Jedyna częścią Krakowa objętą SCT może być Stary Rynek SCT nie jest dobrym pomysłem Proponuję przesunąć datę wprowadzenia SCT o 50 lat Podobnie jak wprowadzenie SCT oceniam projekt i jego zapisy nad wyraz negatywnie Podobnie jak wprowadzenie SCT oceniam projekt i jego zapisy nad wyraz negatywnie



1.7.25 20:42:56 Jeśli musi w żaden sposób nie powinna obejmować całego miasta. Powinien to być jak najmniejszy obszar w mieście! Albo wcale ! A co z Rybitwami ? Rolnicy również nie będą mogli wjeżdżać? I ci co sprzedają ziemniaki będą musieli kupować auta po 200tys? Mając 
np. 60-70 lat ? Chcecie żeby w Krakowie owoce i warzywa były najdroższe na świecie? Bo to wszystko przelozy się na odbiorcę. Czy 
może żeby zostały same dyskonty?

To co zostało zaproponowane q Krakowie to kpina. W żadnym europejskim mieście nie obowiązuje tak rygorystyczne podejście. Wszedzie obowiązuje norma euro 4! I nie jest zaostrzana. 
Wręcz chcą się z niej wycofać. Jestem kierowca zawodowym autobusu turystycznego. Jeżdżę po całej Europie i nie tylko. To z jaką pomaga wciskacie ludziom ciemnotę jest przerażające.! 
Diesel dieslowi nie jest równy! Te które mają dpf i są zadbane to co ma je skreślić rocznik ? A nowe suvy generujące dużo więcej spalin są bardziej ekologiczne ?

Chcecie wykluczyć ludzi dorosłych, dzieci, osoby starsze, pracujące uczące się lub leczące 
się w Krakowie bo mieszkają 100m przed tabliczka Kraków? To jest kolejna kpina. Nie 
powinno być kompletnie czegoś takiego. Chcecie tak robić? Prosze bardzo, KUPIĆ sobie 
miasto na własność, ogrodzić drutem kolczastym i wtedy robić zakazy. Póki wszyscy 
płacimy podatki I z naszych pieniędzy, są drogi, i wszelkie remonty nie macie prawa 
ograniczać komukolwiek dostępu do miasta !

Rozbój w bialy dzien. To co po opłacie już automatycznie są bardziej ekologiczne ? KPINA Nie powinno być takiej listy gdyż strefa wykluczenia nie powinna być wprowadzona. 

1.7.25 20:42:59 ograniczona drugą obwodnicą dojazd do każdego P+R E3 Płaci się za parkowanie, dlaczego więc podwójna opłata za to samo Pojazdy specjalne - kamping. Jeżeli chcemy żeby turyści odwiedzali miasto. Więcej zająć się wyeliminowaniem z ruchu pojazdów 
spełniających wymagania EURO, a kopcących na potęgę.

1.7.25 20:43:30 Strefy należy nie wprowadzać jak to jest ze w Polsce ma być najbardziej rygorystyczna strefa w Europie? Przy tych zarobkach? Max euro 5 dla diesli A co z ludźmi dojezdzajacymi do pracy spoza Krakowa? 
1.7.25 20:43:47 Powinniśmy wjechać do centrum miasta. każdym samochodem Takich miejsc powinno być dużo więcej nie Powinniśmy wjeżdżac bez żadnych dodatkowych opłat 
1.7.25 20:45:56 Strefa powinna zawierać się w granicach II obwodnicy. Powinna być również możliwość dojechania do IKEA i pobliskich centrów handlowych. Do poruszania po strefie pewny być również dopuszczone auta osobowe z silnikiem diesla spełniające normę euro IV. Wiele osób jeździ tego typu się autami i nie stać ich na szybką 

wymianę na nowsze auto. Osoby te mogłyby zostać wykluczone komunikacyjnie w przypadku dopuszczenia aut  od normy euro VI.
Włączenie to powinno objechać ty mieszkańców Krakowskiego obszaru 
Metropolitarnego, z uwzględnieniem gminy Miechów, gdyż wielu mieszkańców tej gminy 
dojeżdża do pracy do Krakowa, czy też do szpitali, lekarzy.

Jest to dobre rozwiązanie.

1.7.25 20:46:49 Zniesienie obszaru Strefy Czystego Transportu.
To czysta głupota.
Nie dla Strefy!

Jw Zajmijcie się deweloperami, którzy zabudowali miasto, to prawdziwa plaga i 
zanieczyszczenie środowiska 

Płacimy tu podatki, mieszkamy, jak mamy funkcjonować z takimi ograniczeniami?
Może magistrat dopłaci mieszkańcom do nowych samochodów?

Lubicie biurokrację 

1.7.25 20:47:46 Uważam że wystarczajacym obszarem SCT jest teren wewnątrz 2. Obwodnicy. Jeśli SCT miałoby obejmować cały obszar miasta to powinien być zapewniony dojazd do P+R na obrzeżach miasta lub wewnątrz. Graniczną normą auta dopuszczonego do wjazdu do SCT, powinno być Euro 3 dla benzyny i Euro 5 dla diesla. Nie jest to dobre rozwiązanie.
1.7.25 20:47:46 Moim zdaniem wystarczającym obszarem SCT będzie teren wewnątrz II obwodnicy. Dojazd powinien być zapewniony do Park and Ride na obrzeżach miasta. Graniczną normą auta dopuszczonego do wiazdu do SCT powinno być Euro3 dla benzyny i Euro5 dla diesel. Zgadzam się. Uważam, że nie jest to dobre rozwiązanie. 
1.7.25 20:47:49 strefa powinna obejmować obszar starego miasta, większość osób i tak dojeżdża tam tramwajami, dostać się komunikacją miejską z jednego końca krakowa na drugi to czasem półtorej godziny, obszar nie powinien obejmować całego Krakowa, przecież to często sąsiednie ulice, sąsiednie gminy gdzie trzeba rano dzieci dowieźć 

do przedszkola kilkometr czy dwa bądź ośrodka zdrowia i za każdym razem trzeba wnosić opłatę za wjazd bądź się nie wjedzie bo auto 
nie spełnia norm

dlaczego po strefie można jeździć np ciągnikiem rolniczym z 1970 roku, który dymi jak lokomotywa a nie można legalnie kupionym samochodem, jeśli ma być strefa to powinna być strefą 
bez samochodów w ogóle

okres powinien obejmować przynajmniej 10 lat zwolnienia, mieszkańcy nie są gotowi na 
takie restrykcje

powinien być całkowity zakaz od razu wjazdu dla osób spoza Krakowa, żeby firmy się stąd wyprowadziły i radni zrozumieli jakie absurdy wprowadza strefa nie powinno być żadnych wyłączeń dla nikogo, każdy powinien odczuć co wprowadzili radni i rozliczyć w kolejnych wyborach 

1.7.25 20:51:22 Strefa Czystego Transportu powinna być ograniczona II Obwodnicą Krakowa, lub alternatywnie wg zasad wykorzystywanych np w Mediolanie czy Londynie - historyczne centrum jako strefa ultraniskich emisji, 
a szersza strefa o bardziej łagodnych zasadach.

Wymagania dot standardów emisji Euro są bardzo wyśrubowane. Zasady dot. Silników benzynowych i LPG są tożsame, choć emisje Silników o porównywalnych rocznikach są różne. 
Strefa nie zakłada akceptacji retrofittingu. Bazuje na normach euro, choć mogą zdarzać się pojazdy których emisja jest niższa niż wynika z rocznika i odpowiadającej mu normy euro. 
Projekt nie zakłada akceptacji retrofittingu, który mógłby pomóc zmniejszyć emisję, przy jednoczesnej łagodności dla portfeli obywateli. Bardzo duży procent samochodów należących do 
prywatnych właścicieli wciąż nie spełnia norm euro wymaganych w strefie, a koszt zakupu odpowiedniego pojazdu zwykle wiąże się z koniecznością zaciągnięcia kredytu na używane - a 
więc niepewne - auto. 

PRowo i wizerunkowo to bardzo słabe rozwiązanie. Powoduje, że cały projekt wygląda jak kolejna metoda na zasilanie dziury budżetowej miasta, a nie faktyczne proekologiczne działanie. Zamiast 
opłat dodatkowych, powinien być dozwolony retrofitting, lub strefa powinna zostać złagodzona/zmniejszona.

Pojazdy należące i użytkowane przez osoby starsze (65-70+)

1.7.25 20:52:41 Brak Strefy Proponuję nie wprowadzać STC w Krakowie, ponieważ ogranicza to swobodę poruszania się po mieście. W Krakowie nie powinno być STC. W Krakowie nie powinno być STC. W Krakowie nie powinno być STC.
1.7.25 20:53:20 Wprowadzić w obrębie plant Nie można mieszkańcom Krakowa zakazywać poruszania po się mieście Powietrze się poprawia należy zadbać o gminy ościenne obwarzanek Krakowa gdzie palą Śmieci !!! tak nie dla obostrzeń dla mieszkańców powinni jeździć do śmierci technicznej 

samochodów. To diagnosta stwierdza czy auto jest  sprawne technicznie i czy jest  
bezpieczne a nie przepisy.

Miasto potrzebuje kasy ?  Dlaczego jak kogoś stać to może wjechać, a jak ktoś jest biedny to mu zabronicie wjazdu ? Mieszkańcy nie powinni być brani pod uchwałę. W skrócie: spod zakazu wjazdu do Strefy przez pięć lat będą na przykład zwolnione pojazdy należące do krakowian

powinny w ogóle nie być brane na zawsze. 
1.7.25 20:56:49 Tworzenie Strefy Czystego Transportu powinno polegać na:

- wyprowadzaniu z centrum miasta siedzib urzędów oraz innych instytucji użyteczności publicznej na obrzeża miasta, gdzie będą one łatwiej dostępne dla wszystkich mieszkańców województwa, a 
jednocześnie zmniejszą ilość pojazdów wjeżdżających do miasta, 
-tworzeniu sieci sprawnego, zintegrowanego w całej aglomeracji transportu publicznego.
Dopiero ostatnim krokiem powinno być wprowadzanie ograniczenia wjazdu pojazdów spełniających niższe normy emisji spalin dla osób pracujących lub uczących się w Krakowie.

Dojazd do wszelkich instytucji świadczących usługi publiczne w zakresie zdrowia, ochrony ludności, bezpieczeństwa i wymiaru 
sprawiedliwości.

Założenie to powinno być absolutnie zmienione z powodów wskazanych poniżej.

Proponowane rozwiązanie po pierwsze stanowi pogwałcenie art. 20 Karty Praw 
Podstawowych Unii Europejskiej - równość wszystkich obywateli wobec prawa.

Po drugie pokazuje pozorność działań w zakresie ochrony powietrza, ponieważ tworzy 
się przepisy mające na celu jego ochronę i jednocześnie wprowadza wyjątek, który 
spowoduje brak efektów. Takie działanie jest nakierowane wyłącznie na spełnienie 
obowiązku nałożonego na Gminę przepisami prawa, a nie osiągnięcie efektu w postaci 
poprawy jakości powietrza.

Po trzecie jest to założenie nielogiczne biorąc pod uwagę trendy w regionie, gdzie od lat 
mieszkańcy Krakowa wyprowadzają się do gmin ościennych i dalszych, pozostając 
jednocześnie zameldowani w Krakowie.  

Takie działanie pokazuje faktyczny cel tworzenia SCT - nie osiągnięcie efektu w postaci poprawy jakości powietrza, a pozyskanie dodatkowych środków do kasy miasta. Wyłączenie pojazdów historycznych/zabytkowych nie jest zasadne. W praktyce samochód 20-letni może być już samochodem 
zabytkowym i w ten sposób można będzie omijać przepisy dotyczące SCT na szeroką skalę. Pozostała część pojazdów 
historycznych/zabytkowych to w praktyce pewien luksus, kaprys. Ich wjazd do Krakowa wiąże się z hobby, co za tym idzie opłata za wjazd 
takim pojazdem wyłącznie dla zachcianki jak najbardziej mogłaby podlegać ograniczeniom lub wiązać się z opłatą. 

Wprowadzanie wyłączenia dla mieszkańców Krakowa, a pomijanie mieszkańców pozostałej części Metropolii Krakowskiej i gmin 
ościennych, którzy są ściśle związani z Krakowem ze względu na pracę jest nierównym traktowaniem osób przyczyniających się do 
wypracowywania podatku CIT dla miasta Krakowa.

1.7.25 20:57:03 Proponuję ją ograniczyć do 0.5km2 wokół domu Jacka Majchrowskiego i każdego zwolennika tej strefy. Jeśli nie chcecie gości w mieście, klientów, petentów, pacjentów, to przenieście wasze instytucje na obrzeża, żebyśmy wam nie 
przeszkadzali, a pieniądze, które pobieracie z naszych podatków zwróćcie nam.

Można koniem na przykład tylko zezwolić wjechać, albo osłem. Ja bym się nie pieścił i od razu zamknął Kraków dla wszelkiego ruchu. Również pieszego, i 
psiego, co tam będą s*** i chuchać, nie daj Boże jeszcze etanolem.

Pewnie, opodatkować wszystkich, żeby było równo, każdy powinien dbać o klimat, kto ma większy silnik niech płaci więcej, bo go stać. Tylko równość. Należy poprosić o taką analizę ministrę Kotulę. Ona Wie.

1.7.25 20:57:18 30 lat Bardzo źle
1.7.25 20:58:58 Strefy powinno wogóle nie być. Uważam że powinna byc zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jesli samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie wolno go 

dyskryminować poprzez zabranianie poruszania sie po drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne.
Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrownym samochodem. Sprawny i zarejestrowny samochód powinien móc sie poruszać po wszystkich drogach publicznych. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję.  To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego. SCT jest bezprawnym oszustwem.  Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jaka kolwiek inna forma dyskryminacji.

1.7.25 21:00:50 brak strefy brak strefy brak strefy jestem turystą odwiedzam Kraków brak strefy brak strefy
1.7.25 21:00:57 stare miasto w SCT i tyle precz z sct precz z sct precz z sct śmierć wrogom ludu
1.7.25 21:01:02 Gdyby ludzie mieli pieniądze to nikt nie jeździłby starym samochodem. To co robicie uderza w tylko i wyłącznie w osoby, których nie stać na odpowiednio nowy środek komunikacji. Jaką 

dajecie alternatywę tym ludziom? Jazda komunikacją miejską gdzie co chwilę są problemy z kupnem biletu (raz można kartą, raz tylko gotówką, a innym razem wgl nie da się kupić biletu, 
ale mandat trzeba przyjąć)? Jazda komunikacją w akompaniamencie smrodu meneli albo wydzierających się pijaków wieczorami? 

Aha, czyli jak zapłacę to już mój samochód nie jest szkodliwy? Banda baranów i oszustów. Po co się ograniczać, dajmy po prostu nowy podatek 2000zł miesięcznie od samochodu niezależnie od 
emisji. 

1.7.25 21:01:18 Nie powinno być tworzonych takich stref. Całe miasto. Powinno się wspierać komunikację zbiorową, robić starannie przeglądy roczne, aby nie dopuszczać samochodów, które mogą zanieczyszczać środowisko. Brak strefy na zawsze Śmieszne - czyli jeżeli kogoś stać, to może zanieczyszczać, a jeżeli nie to niech chodzi piechotą.

1.7.25 21:05:06 - Strefa do trzeciej obwodnicy Krakowa z wyłączeniem dojazdu do szpitali, Narodowego Instytutu Onkologii przy ul. Garncarskiej (BARDZO WAŻNE) i istotnych miejsc użyteczności publicznej dla mieszkańców 
województwa, którzy nie mogą zrealizować swoich spraw w ośrodkach regionalnych.

Dojazdy do Szpitali, Narodowego Instytutu Onkologii przy ul. Garncarskiej (BARDZO WAŻNE), a także WSZYSTKICH parkingów P&R i 
istotnych miejsc użyteczności publicznej dla mieszkańców województwa, którzy nie mogą zrealizować swoich spraw w ośrodkach 
regionalnych. Dodatkowo, jeśli to możliwe, strefa z wyłączeniem dojazdu do kilku wyznaczonych parkingów bliżej centrum, innych niż 
P&R. Umożliwi to dojazd osobom w trudnej sytuacji finansowej i wykluczonych komunikacyjnie do stolicy województwa, ale ograniczy 
ruch w poszukiwaniu miejsc parkingowych po uliczkach centrum i osiedlowych. 

Argumentacja dla Narodowego Instytutu Onkologii przy ul. Garncarskiej: Jako "słoik" posiadam rodzinę w innej części Małopolski. 
Jedna z najbliższych mi osób przechodziła raka, była poddana chemio i radio terapii. Przy obu tych kuracjach (szczególnie chemii), 
organizm jest bardzo osłabiony, często dochodzi do wymiotów, a odporność na infekcje praktycznie nie istnieje. Z tego względu 
odpada podróż komunikacją zbiorową, bo byłoby to samobójstwo. Przez półtorej roku inny członek rodziny woził osobę chorą 
kilkadziesiąt razy do Instytutu Onkologii na leczenie, prawie 100km w jedną stronę. Samochód nie spełniałby nowych norm. Co taka 
osoba miałaby zrobić? Proszę nie mówić o transporcie medycznym, bo to ogromne koszty. Każdy mieszkaniec Małopolski zasługuje na 
to, by żyć.

Benzyna Euro 4 to odpowiednia norma do strefy, jednak podaż samochodów benzynowych na naszym rynku jest bardzo mała, a ich ceny wygórowane przez duży popyt (sporo 
reanimowanych niebezpiecznych złomów), dlatego istotna jest norma dla diesli, które przeważają w ogłoszeniach.
Propozycja: diesel Euro 5 do ok. 2030 (norma Euro 5 (prod. 2010) jest już z filtrem DPF i wyraźną poprawą jakości spalin), później Euro 6 i nowsze w odstępach czasu. 
Argumentacja: diesle Euro 6 czyli prod. >2014 są w tym momencie bardzo drogie, istnieje wyraźna różnica w cenach diesli sprzed i po tej dacie.

3 lata wyłączenia. Argumentacja: Kraków dysponuje jedną z najwyższych średnich pensji 
w kraju, wysysając dobrze płatne stanowiska pracy z pozostałych regionów Małopolski i 
czyniąc je biednymi. Teraz chce się zamknąć jako stolica na ubogich mieszkańców 
województwa. Syndrom oblężonej twierdzy. Proponuję przenieść stolicę Małopolski wraz 
z instytucjami do innego miasta.

Najgorzej opłacane miejsca pracy w Krakowie zazwyczaj podejmowane są przez osoby dojeżdżające do miasta. Czy będą mieć abonamenty? Jak wysokość abonamentu wpłynie na ich pensje? Jak 
wpłynie na koszt usług?
Ubogich mieszkańców pozostałych regionów Małopolski trzeba dociskać. Niech płacą za przywilej wizyty w stolicy "kultury" "równości" "wartości". W końcu to tylko 20zł za dobę.

Nie. Im więcej grup społecznych dostanie zezwolenie, tym mniej miejsc parkingowych zostanie dla bogaczy w swoich wielkich, nowiutkich 
suvach palących 25l/100km. W końcu po to jest ta "strefa dla bogatych".

1.7.25 21:05:07 Zlikwidować SCT na terenie całego miasta Kraków. Każde miejsce na terenie miasta powinno być dostępne dla każdego. Każdy pojazd, który spełnia badania techniczne powinien mieć prawo wjazdu do miasta bez względu na rok produkcji i standardu Euro. Okres ten wydłużyć o co najmniej 30 lat. Pojazdy powinny być dopuszczane do ruchu bez żadnych dodatkowych opłat. Wszystkie pojazdy bez żadnych wyjątków powinny mieć prawo do bezproblemowego wjazdu do miasta.
1.7.25 21:05:25 NIE wprowadzac SCT w ogóle w Krakowie! Caly Krakow powinien byc BEZ SCT! Krakow BEZ SCT! Krakow BEZ SCT! KRAKÓW BEZ SCT! Kraków bez SCT! 
1.7.25 21:05:32 Granica powinna być w obrębie Wawelu, śródmieścia. Reszta dzielnic powinna być ogolnodostepna Każdy urząd, szpital, przychodnia opieki zdrowotnej powinna być dostępna niezależnie czy ktoś jest z Krakowa czy spoza. Jeśli 

obywatel potrzebuje pomocy powinien ją uzyskać bez narzucenia swojej woli przez urzędnika państwowego.
Nie każdego będzie stać na wymianę samochodu na elektryka... Jeśli miasto dopłaci 50% każemy mieszkańcowi to taki układ na sens. Pierwsze z Polsce miasto z emisja 0% spalin. To jest jawna dyskryminacja. Nie każdego stac na nowy samochód! Samotna matka z 

dzieckiem która pracuje, odprowadza podatki i sama wychowuje dziecko nie jest w 
stanie kupić tak drogiego auta by móc swobodnie poruszać się po miejscu zamieszkania.

Kiepsko. Jeśli ktoś uczciwie pracuje, wynajmuje mieszkanie za które zapewne mało nie płaci.. z jakiej racji ma ponowic opłaty za wjazd do strefy tylko dlatego że na samochód na obcych rejestracjach. 
Nie ma już wymogu że z momentem zamieszkania w innym mieście trzeba zmieniać tablice. Szczyt chamstwa

Nie ma wyjątków. Jak wszyscy to wszyscy. Jeśli nie może auto 7letnie wjechac do strefy to z jakiej racji auto które ma 30 i więcej lat może. 
On produkuje więcej spalin niż współczesne auto. Bez filtrów. Bez jakichkolwiek zabezpieczeń. Absolutnie nie ma zgody

1.7.25 21:05:38 Ograniczenie strefy do Śródmieścia Krakowa - Dzielnica I Ograniczenie strefy do Śródmieścia Krakowa - Dzielnica I.
Gminy ościenne powinny wprowadzić takie same ograniczenia dla mieszkańców Krakowa którzy jeżdżą po drogach na ich terytoriach. 
Dotyczy to szczególnie tych co mają zamieszkanie do celów podatkowych w Krakowie a mieszkają faktycznie poza miastem.

Co ma rok produkcji do emisji spalin od tego są przeglądy na stacjach diagnostycznych.
W Euro 4 emisja CO taka sama jak Euro 6, różnica tylko w emisji NOx w Euro 4 0.08 i 0,06 w Euro 6.
Strefa nie uwzględnia emisji dużych SUWów i małych samochodów osobowych:
Porównanie emisji spalin dużych SUV-ów i małych samochodów osobowych zależy od wielu czynników, takich jak rodzaj paliwa, silnika (benzynowy, diesla, hybrydowy, elektryczny), 
technologia stosowana w układzie wydechowym, masa pojazdu, aerodynamika oraz sposób użytkowania. Oto główne różnice:
1. Zużycie paliwa i emisje CO₂
    Duże SUV-y: Ze względu na większą masę, gorszą aerodynamikę i mocniejsze silniki, duże SUV-y mają wyższe zużycie paliwa, co przekłada się na większą emisję dwutlenku węgla (CO₂) 
na kilometr. Średnia emisja CO₂ dużego SUV-a: 200–300 g/km (spalinowy SUV).
    Małe samochody osobowe: Dzięki mniejszej masie, bardziej wydajnym silnikom i lepszej aerodynamice, małe samochody emitują mniej CO₂. Średnia emisja CO₂ małego samochodu: 
90–150 g/km (spalinowy pojazd).
2. Emisja tlenków azotu (NOx)
    SUV-y: Silniki Diesla w SUV-ach mogą emitować znacznie więcej NOx niż silniki benzynowe w małych samochodach. Nowoczesne SUV-y z systemami SCR (np. AdBlue) redukują emisję 
NOx, ale wciąż pozostają wyższe niż w przypadku mniejszych samochodów.
    Małe samochody: Generalnie emitują mniej NOx, szczególnie modele benzynowe. Hybrydy spalinowo-elektryczne dodatkowo zmniejszają te emisje.
3. Pyły zawieszone (PM)
    SUV-y z silnikami Diesla: Większe pojazdy z dieslem mogą emitować więcej cząstek stałych (PM), chyba że są wyposażone w filtry cząstek stałych (DPF).
    Małe samochody: Mniejsze silniki, zwłaszcza benzynowe, emitują mniej pyłów zawieszonych.
4. Pojazdy hybrydowe i elektryczne
    SUV-y hybrydowe/elektryczne: Wersje hybrydowe plug-in (PHEV) lub w pełni elektryczne (BEV) mogą znacznie obniżyć emisję lokalną (zwłaszcza w miastach), ale wciąż są mniej 
wydajne od małych samochodów elektrycznych z powodu większej masy.
    Małe samochody hybrydowe/elektryczne: Dzięki lekkiej konstrukcji i mniejszym bateriom mają zwykle niższą emisję w cyklu życia (produkcja + użytkowanie).
5. Realne emisje podczas jazdy
    SUV-y: W terenie miejskim i przy większych prędkościach zużywają znacznie więcej paliwa, co podnosi emisje.
    Małe samochody: W takich warunkach są znacznie bardziej efektywne.
Podsumowanie
    SUV-y: Mają wyższe emisje CO₂, NOx i PM w porównaniu do małych samochodów, głównie z powodu większej masy i silników.
    Małe samochody: Są bardziej ekologiczne, zwłaszcza w wersjach hybrydowych i elektrycznych.

Tak, to przykład nierównego traktowania obywateli. Stwarzanie uprzywilejowanej pozycji 
dla mieszkańców Krakowa w sytuacji kiedy mają dobry dostęp do komunikacji publicznej 
i nie są uzależnieni od transportu samochodowego, jest zaprzeczeniem idei czystego 
powietrza. Dojeżdżam do Krakowa do pracy 33 km, z czego tylko 5 km po Krajowie 
trasami wylotowymi bez stania w korkach. Strefa zmusza mnie do wymiany samochodu. 
Mieszkańcy Krakowa mają do pracy czasem kilometr może kilka i nie korzystają z 
komunikacji, która jest droższa niż paliwo na dojazd samochodem do pracy i poruszanie 
się po mieści a jeszcze słyszymy, że bilety muszą zdrożeć bo komunikacja jest 
nierentowna. Należy wprowadzić darmową komunikację dla mieszkańców a właściwie 
wszystkich użytkowników, a nie ulgi w czasie wyłączenia ze strefy.
Policzcie ile kosztuje dystrybucja biletów, serwisy biletomatów, kontrola biletów i cały 
system urzędników i infrastruktury z tym związanych.
Znowu dojdzie do meldowania samochodów u rodziny w Krakowie.
Gminy ościenne powinny wprowadzić takie same ograniczenia dla mieszkańców Krakowa 
którzy jeżdżą po drogach na ich terytoriach. Dotyczy to szczególnie tych co mają 
zamieszkanie do celów podatkowych w Krakowie a mieszkają faktycznie poza miastem. 
O brak wsparcia dla komunikacji publicznej świadczy cena biletu miesięcznego 
mieszkańca na wszystkie linie która wynosi: bilet normalny - 90,00 zł, ulgowy - 45,00 zł, 
dla osób spoza Krakowa: bilet normalny - 159,00 zł, ulgowy - 79,50 zł, których 
zróżnicowanie świadczy o braku wsparcia dla problemu zanieczyszczenia powietrza i 
gorszego traktowania pasażerów spoza Krakowa.
Z jednej strony opłaty za wjazd starym samochodem do miasta, a z drugiej ceny biletów 
dużo wyższe dla osób spoza Krakowa jeżących po mieście i jeszcze zapowiedzi wzrostu 
tych cen.

Zaproponowane kwoty mają się nijak do potrzeby związanej z koniecznością dojazdu do pracy samochodem w sytuacji kiedy komunikacja publiczna mi tego nie zapewnia. 
Taka sytuacja mogła by być do przyjęcia dla kogoś kto jedzie do Krakowa raz w miesiącu a nie dojeżdża codziennie do pracy.
Jest to bardziej niezbędne niż jazda samochodem po Krakowie przez jego mieszkańców, którzy mają do dyspozycji komunikację publiczna z preferencyjnymi cenami biletów miesięcznych.

Cena biletu miesięcznego mieszkańca na wszystkie linie wynosi: normalny - 90,00 zł, ulgowy - 45,00 zł.
dla osób spoza Krakowa normalny - 159,00 zł, ulgowy - 79,50 zł.

Żadna grupa nie powinna być uprzywilejowana. Wszyscy powinni być równi wobec prawa a ekologia jeżeli tak jest powinna dotyczyć 
wszystkich tak samo.

1.7.25 21:06:16 Strefa powinna dotyczyć centrum jak w Warszawie, a nie prawie całe miasto. Dla samochodów z silnikami wysokoprężnymi maksymalna granicą powinna być niższa i wystarczy norma Euro 6. Większym problemem jest to że większość właścicieli usuwa z 
samochodami wszystkie urządzenia "ekologiczne" i nawet jeśli było by ograniczenie do normy Euro 12 to nic nie da bo większość samochodów będzie spełniać normę tylko na papierze 

Strefa w obecnej propozycji jest bez sensu bo dotyczy prawie całego miasta Dlaczego biedni mają płacić za wjazd do miasta a bogaci będą jeździć i się cieszyć małymi korkami? Wjazd warunkowy powinien być bezpłatny. Cała ta strefa jest dyskryminacją biednych i nic nie da bo w czasie padem kiedy ruch samochodów był prawie zerowy to smog nadal 
występował.

1.7.25 21:08:14 Brak strefy Caly Krakow Chory pomysł, jak wszyscy to wszyscy Kolejny chory pomysl Kolejny chory pomysl. Wyjsc z Unii 
1.7.25 21:08:40 Tak należy ją zmodyfikować Jest to zle rowiazanianie Stefy w całej Polsce powinny być jednakowe We wszystkich większych miastach strefy powinny być jednakowe , powinny być takie same wymagania jak w stolicy Jest to niekostycujne . Jednakowe prawo musi być dla wszystkich.  5 lat dla wszystkich Rowziwazamoe zdecydowanie za drogie . Warunki równe dla wszystkich i dla wszystkich większych miast takie same 
1.7.25 21:08:49 Ograniczyłbym wjazd pojazdów niespełniających norm (z wyłączeniem pojazdów zabytkowych i klasycznych) tak na prawdę tylko do Starego Miasta i jego bliskiej okolicy. Reszta Krakowa powinna być wolna od 

tego typu Strefy.. 
Dobrze, że chociaż tyle. Dodałbym tu większe galerie handlowe i możliwość wjazdu dla osób z poza Krakowa (odwiedzający bliskich w 
domach) Bo tak na prawdę dlaczego mają płacić za odwiedzanie takich miejsc? 

Według mnie normy te są zdecydowanie za wysokie jeśli chodzi o pojazdy benzynowe z tego względu, że auta z normami Euro 3 nie odbiegają za wiele od norm emisji Euro 4. Auta 
nowoczesne z silnikami o wielkich pojemnościach typu 4-5-6L ale spełniającymi nowe normy i tak mają emisję spalin dużo, dużo wyższą niż t

Dobre rozwiązanie, pytanie czy mieszkańców (najemców) też będzie to obowiązywało czy 
tylko osoby które mieszkają na stałe. Jeśli tylko dla osób które mieszkają na stałe to 
bardzo słabe rozwiązanie

Jak dla mnie dziwne rozwiązanie.. Coś tam dające ale jak już idziemy w ten "ekoterror" to po opłacie która dla środowiska nie ma żadnego znaczenia auto nagle od tak spełnia normy spalin.. Kto 
będzie chciał to opłaci i będzie jeździł nawet autem bez katalizatorów które dymią i kopcą i nikt nic mu nie zrobi.. A co z osobami chcącymi odwiedzić bliskich, przyjazd na kilka dni i ma za to 
dodatkowo płacić nie wiem 100zł bo miasto tak chce.. Jest to niezgodne z konstytucją ograniczanie "wolności" bo jak chcesz wjechać to musisz płacić.. 

5 lat a za 5 lat to co, każdy ma swoje perły klasyki odsprzedać albo kupić garaż pod miastem żeby go tam trzymać? Ogólnie te SCT tak na 
prawdę totalnie nie wniesie nic i w żaden sposób nie przyczyni się do zmian w atmosferze.. Normy emisji spalin są za wysokie, a co jeśli 
chodzi o ciężarówki, nie każdy przewoźnik ma najnowsze ciężarówki/busy/samochody we flocie spełniające normy a jakoś będzie musiał 
towary dowozić. 

1.7.25 21:10:52 Proponuję wprowadzić stc TYLKO na parkingu przy PL. Wszystkich Świętych 3 Uważam, że ta propozycja jest ZŁA. Powinna być możliwość dojechania do KAZDEGO miejsca w mieście. To nie jakąś pipidowa a miasto 
wojewódzkie z wszystkimi wojewódzkimi urzędami, sądami, szpitalami, firmami

Powinny być wprowadzone nie normy euro a lata produkcji. Proponuję wprowadzić obostrzenia dla aut sprzed 1900 roku Wszyscy obywatele Polski są równi wobec prawa i powinni mieć okres przejściowy 30 lat 
PRZED wprowadzeniem strefy

Oceniam to źle. To w końcu jesteście za ekologią czy handlem? To jest jakaś paranoja! W czym auto spasionego biskupa jest lepsze od auta zwykłego obywatela? A auto spasionego urzędnika? A auto 
spasionego ekoterrorysty? NIE DLA STC!!!

1.7.25 21:10:54 Uważam że strefa w ogóle nie powinna istnieć Uważam że strefa w ogóle nie powinna istnieć Uważam że strefa w ogóle nie powinna istnieć Uważam że strefa w ogóle nie powinna istnieć Uważam że strefa w ogóle nie powinna istnieć Uważam że strefa w ogóle nie powinna istnieć 
1.7.25 21:11:08 Nie należy wprowadzać SCT. Nie służy ona żadnemu z postulatów, jest kolejnym ograniczeniem wolności obywateli i sposobem na wyłudzenie od nich kolejnych opłat. Nie należy wprowadzać SCT. Nie zależnie od stref, nie jest to dobry postulat dla rozwoju miasta. Nie należy wprowadzać SCT. Nie należy wprowadzać SCT. Nie 5 lat, tylko wieczność. Nie powinno się ograniczać 

swobody mieszkańców.
Nie jest to dobre rozwiązanie, osoby, których nie stać na wymianę samochodu będą obarczone kolejnym sztucznym podatkiem. Nie należy wprowadzać SCT. Jedyne co zostanie zmienione to to, że bogaci będą mieli mniejsze korki, a osoby, które prowadzą biznes w 

Krakowie, a nie będzie ich stać na wymianę floty, będą musiały z biznesu zrezygnować.
1.7.25 21:12:20 Nie należy jej wprowadzać! Idiotyzm.

Ps. Nie pozwolimy na to ;)
1.7.25 21:12:55  SCT należy wprowadzić dookoła Urzędu Miasta Do centrum miasta, dworców pkp i pks, wszystkich centrów handlowch Ograniczenia dla samochodów starszych niż 30 lat 10 lat dla mieszkańców województwa małopolskiego i ościennych województw Tak dobry pomysł, opłata 1 zł rocznie, 10 groszy miesięcznie, 1 grosz dziennie. Wprowadzić wyjątek dla mieszkańców województwa małopolskiego i ościennych województw. Pojazdów których właściciel na więcej niż 

30 lat. Pojazdów z minimum 3 osobami podróżującymi.
1.7.25 21:13:18 STC powinna kończyć się na II obwodnicy Krakowa PR Kurdwanów Dlaczego osoba,  która mieszka np. 50m od granic Krakowa ma być traktowana inaczej 

niż  mieszkańcy Krakowa? W czym Krakowianie są lepsi od pozostałych mieszkańców 
Polski? W mieście 

Rozwiązanie pt. Płacę za śmieci to mogę śmiecić na ulicy. Dlaczego parafie mają być zwolnione? Mamy świeckie państwo. Zdaję sobie sprawę że wprowadzenie strefy jest nieuniknione ale można to 
robić stopniowo, z roku na rok zacieśniać normy ,powiększać strefy. Wprowadzenie opcji atomowej mocno dzieli społeczeństwo na 
lepszych czytaj mieszkańców Krakowa i gorszy sort pozostałych mieszkańców Polski. 

1.7.25 21:13:59 Tak należy koniecznie nie każdego stać wymienić od teraz samochód Są miejsca gdzie nie ma połączenia komunikacja i ktoś musi dojechać samochodem Propozycja moja samochodu silnik diesla minimum emisja Spalin Euro 5 które posiadają DPF oraz inne systemy ekologiczne Okres przejściowy powinien być dłuższy i jakiś program pomocowy dla innych aby 
ułatwić kupno samochodu 

Nie zgadzam się bo to jest łamanie prawa skoro jest zakaz to zakaz bo tak to stare trupy co kopca i się rozpadają będą jeździć bo ktoś opłaci wjazd Nie zgadzam się z tym zły pomysł 

1.7.25 21:15:05 Strefa powinna obejmować tylko i wyłącznie ścisły rynek t.j do obszar wewnątrz bez aleji oraz ronda Grzegórzeckiego itd. Strefa na całe miasto to totalny nonsens. Kraków byłby niestety innowacyjny w tym działaniu w całej Europie! To się w głowie nie 
mieści 

Myślę że diesle do 2010roku produkcji powinny móc wjeżdżać aż do 2030 roku.
Benzyny do 2006 do 2030roku

Meldunek w Krakowie może być ciężki dla osób mieszkających tutaj ale nie posiadający 
mieszkania własnościowego. Myślę że posiadanie karty mieszkańca Krakowa powinno 
być wystarczające. Pomyslcie państwo na przykład o studentkach z których Kraków żyje 
w zasadzie

Zwykle żerowanie na portfelach ludzi. Sama karta mieszkańca Krakowa powinna zezwalać na to. To zresztą potwierdzenie płacenia podatków w Krakowie czyli w sumie to co 
chcecie czyli pieniędzy z tego wszystkiego. Wykazanie meldunku jest totalnie zbędne i nic nie wnosi

1.7.25 21:15:12 Usunąć całkowicie te strefe. Komisariaty policji, Jednostki Straży Pożarnej Za wysokie. benzyna 2000, diesel 2005 Nie powinno być wyłączenia dla mieszkańców, jeśli wyłącznie to dla wszystkich. To jest okradanie ludzi. Strefy nie powinno być. Strażacy,policjanci,ratownicy medyczni dojeżdżający do pracy.
1.7.25 21:16:10 Nie powinno być obszaru czystego powietrza.  Nie wszystkich stać na nowy samochód. J.w. J.w Conajmniej 10 lat. Zle
1.7.25 21:16:42 Park & Ride Kurdwanów, Park & Ride Bieżanów, uważam, że okres powinien być skrócony do 3 lat, i tak ludzie będą odkładać zmiany "na 

ostatnią chwilę"
oceniam to dobrze, chciałabym, żeby to było taką dodatkową motywacją do zmiany (samochodu, przesiadka na zbior-kom), ale powinno to obowiązywać tylko w jakimś kilkuletnim okresie 
przejściowym, nie permanentnie

1.7.25 21:17:26 Nie chcę SCT w Krakowie Dostęp wszędzie powinien być taki sam Nie powinno być standardu. konie na rynku nie spełniają żadnych norm euro Odroczyć SCT na zawsze Źle. Zebrane pieniądze przepadną i nie będą wykorzystywane prawidlowo Jak są zasady i są wyjątki to nie ma zasad.
1.7.25 21:18:11 Zupełnie Zlikwidować Zupełnie Zlikwidować Zupełnie Zlikwidować Zupełnie Zlikwidować Strefę To durne To durne
1.7.25 21:18:36 Uważam że powinno zostać  jak jest! Wszędzie  powinien być wjazd chyba że zasponsoruja ludziom odpowiednie samochody gratis⁰ Dla wszystkich  aut! Bzdury  chyba że dopimuja  ze wszyscy Polacy godnie zarabiają!!! Bez zmian dla wszystkich  .Dlaczego  wyjątki albo jest przepis albo go nie ma?
1.7.25 21:19:59 SCT powinna obowiązywać wyłącznie wokoło Urzędu Miasta oraz ulicy na której mieszka Prezydent Nie powinno się ograniczać i dyskryminować transporotowo mniej zamożnych ludzi. Samochody której przechodzą przegląd powinny mieć taki sam dostęp jak te nowe. Szczytem okrucieństwa jest eliminowanie samochodów starszych niż z 2006. Ludzi nie stać na nowsze 

auta. Poziom ubustwa rośnie 
Okres w powinienem wynosić 10 lat dla samochód zarejestrowanych pod adresem 
Krakowski 

Jaka jest idea programu. Obrabianie najuboższych czy popraw jakości powietrza Młodzi rodzice dzieci nie powinni być dyskryminowani, to dodatkowo zwiększy problem bezdzietności 

1.7.25 21:21:40 Redukcja obszaru do ścisłego centrum Nie powinno tam być żadnej strefy dla wszystkich Po co wychodzimy przed szereg? Jeżeli już musimy to zróbcie minimum obostrzeń. Jeżeli wszyscy mają sie stosować do SCT to mieszkańcy Krakowa również. Nie powinni 
być oni lepiej traktowani. Czy jak oni pojadą swoim EURO 3 do Tarnowa a ktoś z Tarnowa 
będzie musiał mieć Euro 4 jak będzie chciał wjechać do Krakowa to jaka to jest 
sprawiedliwość? Lub do wsi w okolicy Krakowa. Po co ma mi jakiś Krakowiak jeździc bo 
jemu wolno?

I tak płacimy wysokie podatki. Skończmy z tymi bzdurami. Ja pracuje w Krakowie na codzień, jestem fachowcem których w Krakowie brakuje. Mam mówić klientom z Krakowa że musze zarobić na 
nowy samochód żeby ich obsłużyć? Albo podnieść im ceny za moje usługi o 50% w porównaniu do klientów z poza Krakowa?

Jak auto jest historyczne to niech sobie zloty organizują tam gdzie mogą wjechać a nie w Krakowie. 

1.7.25 21:22:34 Strefę zlikwidować Strefę zlikwidować Kryteria są bzdurne, strefy czystego transportu to populizm Strefy zlikwidować Skok na kasę, nic wspólnego z ekologią Strefę zlikwidować 
1.7.25 21:23:12 Zapoznałem się i uważam, że powinna objąć jedynie teren Starego Miasta Standardy dla najbogatszych. Propozycja: Euro 3 dla benzyny i Euro 5 dla diesla Dyskryminacja ludzi pracujących w Krakowie. Nie zgodne z konstytucją segregowanie 

ludzi że względu na posiadanych majątek. 
Rozwiązanie sugeruje, że po uiszczeniu daniny nie liczy się ekologia tylko pieniądz. Nie powinno się segregować ludzi tak jak naziści. Tym razem krakowianie i reszta. 

1.7.25 21:23:32 Tak należy ją zmodyfikować. STrefa powinna obejmować tylko rynek główny i okolice Wawelu. Każdy do pracy powinien moc dojechać samomochadem i kładę miejsce pracy w krakowe jest ważne. Propozycje należy zmniejszyć do miasta należy wpuścić przjamnoe samochody benzynowe I lpg z euro 3 od 2000 r Wyłączenia powinny dotyczyczyc wszystkich którzy dojedzaja tu do pracy, prowadzą 
działalności na teranie krakowa , firmy podwykonawcze. 

Opłata to jakiś absurd, zdecydowanie za droga Osoby które pracują na terenie Krakowa, podwykonawcy którzy podejmuja współpracę z kakowskimi firmami na terenie Krakowa muszą 
mieć wjazd do Krakowa.  Obecne wyjątki jeszcze zmniejsza rynek pracowników w krakowie bo osoby z poza miasta zrezygnują z pracy e 
krakowie na rzecz pracy na miejscu 

1.7.25 21:24:28 Nie należy jej w ogóle wprowadzać Absurd Co najmniej 15-20 lat Nie, powinna być to opłata DARMOWA. Nie powinno się za absurdy płacić! Powinny moc wjeżdżać każde
1.7.25 21:24:49 Należy ograniczyć jej wielkość do dzielnicy I Wymóg spełnienia normy Euro 6d jest zbyt restrykcyjny, sprawia że krakowianie w gorszej sytuacji materialnej nie będą w stanie wjechać do miasta własnym samochodem co jest 

niedopuszczalne 
Wyłączenie powinno obowiązywać bezterminowo Pozytywnie pod warunkiem zmiany wyłączeń aby ograniczenia nie dotyczyły mieszkańców po 2030 Wyłączenie dla mieszkańców powinno działać bezterminowo 

1.7.25 21:25:34 żadnych debilnych stref czystego transportu żadnych debilnych stref czystego transportu żadnych debilnych stref czystego transportu żadnych debilnych stref czystego transportu
1.7.25 21:25:34 Strefa swoim zasięgiem powinna obejmować przede wszystkim centrum miasta, gdzie jest największy ruch turystyczny. Proponuję aby zasięg strefy obejmował obszar znajdujący się wewnątrz drugiej 

obwodnicy Krakowa. Ewentualnie w obrębie drugiej obwodnicy mogłyby obowiązywać zaproponowane przez Urząd ograniczenia, natomiast w pozostałej części miasta ograniczenia mniej restrykcyjne. Dobrym 
pomysłem byłoby też ustanowienie większych obostrzeń w pobliżu miejsc rekreacji i odpoczynku mieszkańców, np. Błonia, duże parki.

Moim zdaniem najbardziej sprawiedliwe byłoby ustanowienie limitów emisji CO2 na kilometr emitowanych przez samochód, a nie jego roku. Nawet najnowsze, duże auta typu SUV 
emitują więcej zanieczyszczeń niż małe, kompaktowe, ale starsze samochody. Tym sposobem eliminuje się zanieczyszczających, a nie biednych. Co do zaproponowanych przez Urząd 
wymagań, uważam że obostrzenia dotyczące samochodów z silnikiem Diesela są zbyt restrykcyjne. Średni wiek auta w Polsce wynosi 15,9 lat. Państwo chcą zakazać wjazdu samochodów 
11 letnich, a więc znacznie młodszych. Jest to duża niesprawiedliwość, gdyż średnia wieku pojazdu odzwierciedla możliwości finansowe społeczeństwa. Moim zdaniem powinny byś 
dopuszczone pojazdy z silnikiem diesela od roku produkcji 2010 lub spełniające normę Euro 5. Odpowiadałoby to średniej wieku auta w Polsce i byłoby to zrównoważone rozwiązanie. 
Uważam że ustalone wymagania dla samochodów benzynowych są na odpowiednim poziomie.

Uważam że 5 letni okres przejściowy jest dobrym rozwiązaniem, lecz powinien być on 
uwarunkowany tylko płaceniem podatków w Krakowie. Jeśli ktoś zasila budżet miasta 
podatkami powinien mieć możliwość skorzystania z tego okresu przejściowego, 
obowiązek meldunku nie jest tu konieczny, szczególnie biorąc pod uwagę trudną 
sytuację mieszkaniową w mieście (bardzo wysokie ceny kupna i najmu mieszkania).

Czy po wniesieniu opłaty samochód emituje mniej zanieczyszczeń? Nie jest to sprawiedliwe rozwiązanie i prowadzi do nadużyć. 

1.7.25 21:26:07 Proszę wyeliminować w Krakowie dzielnice, w których w Krakowie jest przemysł, taki jak na Rybitwach czy Kombinat. Parking Galerii Krakowskiej przy Dworcu Głównym oraz przynależny Kiss and Ride. Proszę o wpuszczanie emerytów, rencistów, studentów oraz osób ubogich bez względu na wymagania. Jeśli zakazujemy za 5 lat to wszystkim, niezależnie czy to mieszkańcy czy nie. Oceniam, że jest to niesprawiedliwe, pieniądze nie powinny decydować o tym, czy ktoś zatruwa powietrze czy nie. Bądźmy konsekwentni, jeśli ktoś zatruwa powietrze, nie powinien zostać wpuszczony, chyba, że jest emerytem, rencistą, studentem lub 
osobą ubogą.

1.7.25 21:26:13 Głównie centrum Niestety zabytkowe samochody maja tutaj utrudniony dostęp i dojazdy 
1.7.25 21:26:15 Powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum Krakowa. Jest to za mały obszar. Dojechać do Park and Róże to jedno, zostaje później czekać na tramwaj lub autobus do którego uda nam się 

wsiąść. Biorąc pod uwagę ile osób zostanie wykluczonych z możliwość wjazdu do Krakowa to można wysnuć wniosków, że 
komunikacja miejska może nie być w stanie sprostować tak dużej ilości osób, które będą chciały dotrzeć do pracy w godzinach 
porannych czy z niej wrócić i nie czekać godziny na przystanku.

Diesel norma euro 3 i benzyna euro 4. Przeważająca ilość samochodow to diesle, które najbardziej będą wykluczone że względu na to że samochody z lat 2001-2008 nie będą mogły 
wjechać, a nie są to jeszcze samochody wyeksplatowane.

Myślę, że większą uwagę należy zwrócić na osoby spoza Krakowa, która muszą najpierw 
dostać się do Park and ride, a później jeszcze docierać komunikacja do miejsca pracy co 
jest kłopotliwe.

Standardowo najbiedniejsi będą poszkodowani oprócz kosztów dojazdu do pracy będą musieli ponieść kazdu wjazdu do Krakowa co nie będzie dla nich opłacalne. Lepsza opcja będzie zmiana pracy. 
Tylko czy takie rozwiązanie jest korzystne dla Krakowa? 

Sct to nic innego jak ograniczenie wolności obywateli . Uderzenie w klasę najniższa i średnia. Bogaci nie odczują tej zmiany. Na to należy 
zwrócić największą uwagę!!!!!!!

1.7.25 21:28:28 Stary samochody mogłyby jeźdzać w każdym weekend bezpłatnie. Okres wyłączenia z wymogów dla aut powinno być zmienione z 5 do 10 lat. W ten 
sposób ceny hybrydowych samochodów będą tani i ludzie będą dali radę kupić.

Powinno być duży rabat dla mieszkańców w Krakowie. Ludzie powinni zapłacić max. 100 PLN miesięcznie. Jeśli właściciel/właścicielka pojazdu ma niepełnosprawność, pojazd powinni być "specjalny", i być dodany do listę wyjątków. 

1.7.25 21:28:55 Brak strefy SCT Brak strefy SCT Brak strefy SCT Brak strefy SCT Pieniądze nie poprawia czystości powietrza Brak strefy SCT
1.7.25 21:29:53 Strefa nie powinna mieć miejsca, jest totalnie nieprzemyślana Cały Kraków powinien być dostępny dla samochodów Diesle po 2014 to totalne nieporozumienie, diesle z lat 2005 potrafią być równie ekologiczne i nieszkodliwe Gminy ościenne również powinny być włączone Czyli jak zapłacę to moje auto jest nieszkodliwe? STOP dla SCT Wszystko wyraziłem powyżej, tu bez komentarza
1.7.25 21:30:02 Bez stref Bez stref Jeśli ma aktualne badania techniczne to samochód jest sprawny bez względu na wiek To nic nie zmienia , jeśli samochód jest sprawny powinien wkechac Bez stref , tylko sprawność techniczną samochodu 
1.7.25 21:32:55 Granice strefy powinny się skupiać bardziej na centrum aby mieszkańcy gmin ościennych mogli dojechać zaparkować i przesiąść się na tramwaj lub autobus Benzyna 2005 (euro 4) a dla silników diesla euro 5 w innym wypadku dużo osób będzie wykluczonych komunikacyjnie zwłaszcza osoby najbiedniejsze które mieszkają pod Krakowem. Oceniam krytycznie. Sądzę że ceny są za wysokie i osoba która nie ma pieniędzy na nowy samochód spełniający wymagania odczują to najbardziej. Myślę że to dobry pomysł 
1.7.25 21:33:22 - Po co ta strefa ma być wdrożona?

- Jakie są proporcje osób które chcą strefę a które są przeciw niej? W przypadku osób które są przychylne tej strefie powinien być wymóg ukończenia szkoły innej niż specjalna by móc uznać taki glos.
- strefa max powinna obejmować wyłącznie ścisłe centrum ->  wokół plant. Jeśli coś znajduje się dalej niż obwodnica miasta tzw al.  3 wieszczów + koryto Wisły, ustanawianie strefy jest delikatnie mówiąc 
idiotyczne...

- po co ta strefa?
- chcialbym móc dojechać do mojego mieszkania/własności niezależnie od środka transportu którym dysponuje w danej chwili... czy 
jest to forma wywłaszczenia?
- jeśli mam podejrzenia choroby i muszę udać się do lekarza to czy lepszym rozwiązaniem jest wybor odizolowanego auta czy 
zatloczony transport publiczny?

- Po co ta strefa?
- może wpierw zakaz palenia tytoniu i podobnym, który nie służy nikomu a nie jak to ma miejsce w przypadku samochodu służy do transportu?
- Jakie są oficjalne korzyści z strefa gdzie taki zakaz został wdrożony? Czemu euro 6 a nie euro 4?

- po co ta strefa?
- W projekcie został uwzględniony platnik podatków w Krakowie... skąd to wykluczenie 
jeśli mieszkam w Krakowie i tu żyje ale nie place żadnych podatków oprócz oczywiście 
VAT, czy się wlicza?

- Po co ta strefa?
- to tylko świadczy o tym że zapłać a wjedziesz... kolejny podatek

Osoby które posiadają mieszkanie w Krakowie..

1.7.25 21:35:38 Cały Kraków powinien być wSCT To bardzo nierozsądna propozycja Należy ograniczać ruch w mieście na rzecz komunikacji publicznej 1 rok na zmianę lub sprzedaż auta i koniec Absolutnie nie powinno sie zezwalać na wjazd takim autom brz wzglehu na wysokość opłaty Pojazdy zabytkowe stanowią wyjatek i dla osób mieszkających w Krakowie powinny być traktowane wyjątkowo szczególnie ze sa 
zabytkami które sa sporadycznie wykorzystywane 

1.7.25 21:37:04 scisle centrum nie kazdego stac na nowy samochod zbyt trudne to do zrealizowania zgadzam sie w 100 procentach autokary z tablica dzieci bez wzgledu na emisje jaka maja
1.7.25 21:37:06 Ścisłe stare miasto Wszędzie powinno się dać dojechać Skoro samochody przechadza przeglądy to znaczy, że są sprawne I powiatu krakowskiego Bez sensu, nie dość, że mnie nie stać na nowszy samochód to jeszcze mam płacić za wjazd moim starym do miasta Terenowe też powinny mieć możliwość wjazdu. Tych aut używa się hobbistycznie i w większości są stare
1.7.25 21:39:57 Zero stref gdyż jest to dyskryminacja mniej zamożnych obyeateli. A konstytucja gwarantuje równość ezystkim niezaleznie od pochodzenia i statutu materialnego. Zły pomysł. Obywatele są równi wopec prawa niezaleznie od dochodów.  Konstytucja gwarantuje równość ezystkim niezaleznie od pochodzenia i statutu 

materialnego.
Żerowanie na ubogiej części społeczenstwa której nie stać na zakup nowych samochodów. Nie dla ograniczeń swobody życia ludzi o niszym dochodzie.

1.7.25 21:41:41 Jedynie rynek główny. Wszystkie miejsca powinny być dostępne. SCT tylko w rynku głównym Każde auto powinno mieć możliwość wjazdu.
1.7.25 21:43:13 Norma emisji dla silnika Diesla powinna zostać obniżona do euro 5 w przeciwnym razie będzie to dyskryminacja mieszkańców których nie stać na wymianę samochodu. Do przyjęcia 

byłaby propozycja dopłaty 20-30 tyś zł do wymiany samochodu na nowszy. 
Inne podejście to dopłaty 20-30 tyś zł do wymiany samochodu na nowszy.

1.7.25 21:43:40 Strefy to wymysł tylko po to aby z kierowców zdzierać kasę i utrudnić życie osobom starszym których nie stać na zakup nowego samochodu, albo takiego żeby spełniał owe standardy   Standardy powinny być ujednolicone dla wszystkich aut jak nowych i tych starszych wszystkie auta powinny mieć prawo wjazdu 
1.7.25 21:45:38 Nie wprowadzać pod żadnym pozorem. W ramach obowiązujących przepisów wydać polecenie służbom (drogówka i straż miejska) kontroli pojazdów pod kątem stanu technicznego- jako priorytet analizę 

spalin
1.7.25 21:45:55 Należy  dopuścić diesle z normą   euro 5 jeśli samochód  był zakupiony wcześniej do czasu zmiany nanowszy . Zmuszanie ludzi do zmiany samochodu na siłę uważam za  bezprawne. Czy będą  mapy pokazujące drogę która będzie można dojechać do  szpitala starszym autem tak by nie dostać mandatu? Mam auto z 2013 roku i ma euro 5 ,w pierwszej wersji miały być dopuszczone do ruchu i taka wersja była dobra a euro 6 jest zbyt wygórowane.  Prosze mi wytłumaczyc w czym lepszy 

jest silnik benzynowy euro 4 od diesla euro 5 z filtrem cząstek stałych? Euro 5 uważam za wystarczającą normę ,
, STANOWCZO PROTESTUJĘ PRZECIW EURO 6!!!

Mieszkańcy Krakowa mają bardzo dobry dostęp do komunikacji miejskiej , my 
mieszkańcy wsi  takiej możliwości nie mamy. Prowadzę działalność gospodarczą  i muszę 
dojechać do klienta  samochodem bo nie zmieszczę w  plecaku wszystkich narzedzi. SCT 
JEST DLA MNIE WYKLUCZENIEM Z RYNKU PRACY

To jest czysta BANDYTERIA która ogranicza wolność i swobodę poruszania się po kraju, a podobno żyjemy w wolnym  kraju. To jest gorsze od komuny. Wprowadzacie ulgi tylko dla krakowian a mieszkańców wsi karacie.  
Proponuję zwolnienie że strefy dla zakładów kominiarskich  ponieważ muszą dojechać do klienta. 

1.7.25 21:46:43 Jak mają dostać się do centrum miasta mieszkańcy powiatu krakowskiego, którzy swoją pracę wykonują właśniew centrum? Przy autobusach kursujących średnio raz na godzinę? Strefa wjazdu od strony 
zachodniej Krakowa przynajmniej do ulicy Balickiej!!!!!! 

A szpital Jana Pawła II na ul. Prądnickiej? A na ul. Galla, a na ul. WROCŁAWSKIEJ? Jak ze straszymi osobami mamy się tam dostać? 
Taksówką? 

Kogo stać na auto 10-letnie lub młodsze? Czy krakowscy radni wiedzą ile zarabiają zwykli obywatele? Ile ludzi zarabia najniższą krajową? Jak mamy w ciągu pół roku kupić nowe auto z 
normą emisji Euro 6?!?!?

Oczywiście!!! To rozwiązanie powinno obowiązywać dla całego powiatu krakowskiego 
!!!!!!! Osoby mieszkające poza Krakowem w Krakowie pracują!!!!

Przy obecnych zarobkach pomysł radnych zakrawa o kpinę!!!! Do tego jeszcze wykupienie strefy płatnego parkowania? Ekstra pomysł 👏👏👏 Bez komentarza 

1.7.25 21:47:29 Ścisłe centrum- Między Alejami Trzech Wieszczy Dla każdej osoby takie ważne miejsce będzie inne. Szpital czy ośrodek dla seniorów to ważne miejsca dla tylko części mieszkańców. Niestety do poprawienia jakości powietrza w Krakowie wymagane są zmiany w wielu innych obszarach, a nie w mało znaczącej strefie emisji spalin standardowych pojazdów prywatnych Zdecydowanie zbyt krótko Abstrakcyjne rozwiązanie. Uzależnianie wolności od statusu majątkowego mieszkańców Zdecydowanie samochody, które nie spełniają norm, ponieważ w momencie ich produkcji dana norma nie istniała
1.7.25 21:48:20 W obszarze wewnątrz II obwodnicy. Do wzsystkich Park and Ride w mieście. (A nie można zmienić nazwy na polskojęzyczną ?????!!!!) Diesle powinno być Euro 5 .  Proszę zobligować ITD do kontroli spalin oraz Stacji Kontroli Pojazdów które podbijają przegląd samochodom nie spełniających norm. 7 lat Hipokryzja !!!!!!! Zapłacę i spaliny mi się poprawią ??????
1.7.25 21:48:51 Ograniczenie strefy czystego transportu do starego miasta jest najbardziej sensownym rozwiązaniem wykraczanie strefą poza ten obszar oznacza brak możliwości zaspokojenia podstawowych potrzeb wolnego 

obywatela o nie wystarczających środkach na dostosowanie się do zakazów poruszania się starszych pojazdów niż norma 6. Podstawowe prawo do wolności poruszania  zostanie złamane w imię długów a nie 
dobroci ziemi.

Przygotowanych miejsc jest za mało, już teraz ludzie którzy chcą dobrowolnie zaparkować i dojechać do miejsca pracy nie mają gdzie 
parkować, co będzie gdy wejdzie ustawa i liczba takich osób się zwiększy? 

Problem nie tkwi w standardzie emisji euro tylko w ramach ich przestrzegania nawet gdy pojazd z normą euro 6 jest uszkodzony i wciąż się porusza to on też zanieczyszcza powietrze tak 
jak samochód starszej daty 

Rozwiązanie dyskryminuje sporą część ludzi którzy mieszkają poza Krakowem a 
codziennie pracują w Krakowie 

Jest to czyste dojenie podatników którzy już i tak w dużym stopniu są obciążeni opłatami postoju samochodu w strefach płatnego parkowania, w podatku paliwowym również są uwzględnione 
pieniądze na poprawę środowiska. 

Czy krakowiacy są lepsi od ludzi którzy odwiedzają Kraków i zostawiają tutaj swoje pieniądze? 

1.7.25 21:49:03 Jesli juz wprowadzicie to pozwolnie chocby za oplata wjezdzac do centrum Powinny sie moc dojechac do miejsca pierwszej potrzeby i jednostek pozytyku spolecznego: szkoly, zlobki itp Granica powinien byc rok produkcji auta od 2000 To malo czasu na zarobienie na nowsze auto Wjazd w wyznaczonych dniach lub w dniach nie smogowych jest dobrym rozwiazaniem Dodac jeszcze turystow. Przywoza nam kase do miasta
1.7.25 21:49:49 Zero Stref Czystego Transportu. Zero Stref Czystego Transportu w Polsce. Seicento norma Euro 2 nie wjedzie, Dodge RAM Euro 6 wjedzie. Czysty absurd. Strefy Wykluczania Transportowego, przy niewydolnej, drogiej i wolnej komunikacji 

miejskiej.
Opłata... czyli o biznes chodzi. Przede wszystkim najważniejsze grupy - politycy, samorządowcy i urzędnicy.

1.7.25 21:50:06 Granice 1wszej obwodnicy krakowa Strefa powinna być ograniczona do centrum miasta Norma euro 6 dla diesla jest zbyt restrykcyjna i dyskryminuje mieszkańców o niższym statusie materialnym Mieszkańcy krakowa powinni być wyłączeni dla pojazdów posiadanych w dniu 
wprowadzenia strefy bez względu na normę i rok produkcji, strefę można wprowadzać 
dla samochodów spoza krakowa oraz noworejestrowanych 

Jest to dobre rozwiązanie pod warunkiem zróżnicowania opłaty dla mieszkańców i przyjezdnych. Mieszkańcy powinni mieć możliwość zakupu abonamentow jeżeli posiadają starsze pojazdy Lista wyłączen jest zbyt wąska i obejmuje głównie pojazdy należące do instytucji publicznych. Wyłączenie mieszkańców powinno być 
bezterminowe dla pojazdów posiadanych w dniu wprowadzenia strefy. 

1.7.25 21:50:07 Tak, należy ją zmodyfikować tak, żeby dotyczyła tylko pojazdów prywatnych i służbowych urzędników, ekologów i aktywistów miejskich jednocześnie zaostrzając strefę tak, żeby wyżej wymienione grupy 
zostały zmuszone do chodzenia pieszo lub jeżdżenia rowerem/komunikacją miejską.

Dla urzędników, aktywistów miejskich i ekologów najsurowsze możliwe normy - niech dają przykład, a dla pozostałych osób brak norm. Jeśli mieszkaniec jest urzędnikiem, aktywistą miejskim bądź ekologiem - powinien mieć 
od pierwszego dnia najsurowsze możliwe normy.

Uważam że za wjazd do miasta lub poruszanie się po mieście powinni płacić niezależnie od tego, czy samochód spełnia warunki urzędnicy, aktywiści miejscy oraz ekolodzy, a pozostali ludzie powinni 
móc poruszać się po całym mieście niezależnie od samochodu.

Na liście wyjątków powinny być samochody należące do osób, które nie są urzędnikami, aktywistami miejskimi i ekologami. Te grupy zaś 
niech chodzą pieszo lub jeżdżą rowerami/komunikacją miejską.

1.7.25 21:52:18 Granice strefy powinny obejmować tylko i wyłącznie ściśle Śródmieście Urzędy oraz inne instytucje ZUS itp. Ograniczenie odnośnie diesli zmniejszenie wymagań Osoby pracujące w Krakowie powinny mieć ulgę jak mieszkańcy 
1.7.25 21:52:42 Strefa do likwidacji chory pomysł. Ale nie do wszystkich szpitali. Max. EUR 3 dla wszystkich pojazdów . Dyskryminacja . Konstytucja mówi inaczej. Żadna Kasa nie śmierdzi. Wszyscy powinni mieć prawo wjazdu.nie tylko bogaci których stać na nowe samochody.
1.7.25 21:54:15 tak zapoznałem się i j należy dać dużo więcej czasu dla wprowadzenia tych zmian. nie można wprowadzać tak radykalnych zmian w przeciągu kilku miesięcy.  wprowadzenie tych zmian wykluczy społecznie cała 

moją rodzinę.  postawi mnie przed niekonstytucyjnymi zasadami  które naruszają moją wolność o którą będę walczył. 
a co z innymi ośrodkami zdrowia? dowożę moją córkę na zajęcia rehabilitacyjne do Krakowa ul Balicka  (okolice giełdy)  w tym 
momencie nie będę mógł  dojeżdżać  i moja córka zostanie pozbawiona możliwości  rehabilitacji . miasto wprowadzając takie zasady 
naraża na zdrowie moją rodzinę. będę walczył o tą sprawę - jako rodzić chorego dziecka !!!!

należy dać dużo więcej czasu na zmianę  co najmniej dwa lata więcej  i bardziej stopniowo ,   to co teraz zaproponowano to jest skandal !!!! należy dać dużo więcej czasu na zmianę .  nie można wprowadzać tak radykalnych zmian 
w przeciągu kilku miesięcy.  wprowadzenie tych zmian wykluczy społecznie cała moją 
rodzinę.  postawi mnie przed niekonstytucyjnymi zasadami  które naruszają moją 
wolność.  jak to możliwe ze do miasta będzie mógł wjechać wielki SUW napędzany 5 
litrowym silnikiem a nie będzie mógł wjechać mały samochód spalający 10x mniej ?  to 
jest dyskryminacja  uboższych mieszkańców Krakowa i okolic. 

to są niekonstytucyjne zasady naruszające moją wolność,  wprowadzają  nierówność społeczną. a co z mieszkańcami gmin ościennych ich tez wszystkich wykluczycie? tez wprowadzicie dla niech te nierówne zasady ?   to jest 
skandaliczne podejście do mieszkańca Krakowa i gmin ościennych. 

1.7.25 21:54:17 Oczywiscie, ze trzeba ja zmodyfikowac. Jest wiele osob, ktore beda zupelnie wykluczone z Krakowa, przez taka sytuacje. Sa mniejsze miejscowosci, z bardzo zla komunikacja miejska - mala liczba dziennych 
transportow, brak poznych kursow. Sa osoby, ktore przyjezdzaja do krakowa do duzych marketow, zeby zrobic wieksze zapasy, nie ma mozliwosci transportu komunikacja miska takiej wielkosci zakupow, 
majac 65 lat jak moj tato, do miejscowosci oddalonej od krakowa o prawie godzine. Sa tez osoby starsze jak tesciowa, ktora mieszka sama w Krakowie, ktorej pomagamy, jezdzimy po pracy, by doniesc zakupy 
czy zrobic pranie. Ten projekt jest bardzo nieprzemyslany, uderzajacy w osoby juz wylkuczone komunikacyjnie, ktore polegaja na swojej rodzinie. Osoby z nizszej strefy ekonomicznej, ktorych nie stac na zakup 
samochodu mieszczacego sie w normach.

Nie, obszar nie jest dobra propozycja. Co maja zrobic mieszkancy z miejsvowosci po drugiej stronie Gorki Narodowej? Gdzie maja 
parkowac i jak docierac do pracy? Maja ponosic koszty dodatkowego transportu? Bardzo na ten moment drogiej komunikacji 
miejskiej? Maja spedzac dodatkowy czas na przesiadkach? Maja tracic wiecej cennego czasu, zamiast moc go spedzac z rodzina? 

Krakow nie jest az tak dobrze skomunikowany, jak mogloby sie wydawac. Wewnetrznie moze jest ok, ale obszary w okol, wszystkie male miejscowosci bardzo na tym ucierpia. Krakow nie 
jest najwazniejsza czescia malopolski, bez ludzi mieszkajacych wokol, niebylo by takiego samego miasta jakie jest teraz. Bez pracownikow uslug kazdego rodzaju. Standardy emisji 
powinny byc zniesione. Wladze miasta i malopolski powinny glebiej poszukac rozwiazan, ktore nie sa az tak radykalne. Moze trzeba zaczac od wzmocnienia transportu wokol Krakowa, 
zeby ludzie mieli latwiejszy dojazd do lekarzy, szkol, pracy etc zanim zaczna sie wielkie zmiany.

Jaka jest roznica miedzy mieszkancem Krakowa a tym z malej miejscowosci? Kazdy z nich 
jedzie do pracy, na zakupy, do lekarza czy do rodziny? Jaka jest roznica miedzy tym ktory 
bedzie dziennie robil duzo kilometrow w miescie jako mieszkaniec a Tym ktory raz w 
miesiacu potrzebuje zrobic duze zakupy w markecie lub jechac przywarnie do lekarza, 
ktory przyjmuje tylko w Krakowie. To nie ma najmniejszego sensu. 

Czyli Ci ktorzy mieszkaja w Krakowie nie mogliby przez 5 lat spokojnie jezdzic na starych zasadach, a mieszkancy mniejszych miejscowosci i wsi, ktorzy potrzebuja, musieliby wniesc oplate za wjazd 
do miasta? A co ta oplata zmieni, kupi kawalek czystego powietrza? Ja rozumiem szukanie jakis innych rozwiazan, ale oplata za to, zeby moc wjechac do miasta, nad ktorym jest smog, przy ktorym 
jest lotniko gdzie rocznie laduje tysiace samolotow i setki prywatnych samolotów nie ma najmniejszego sensu.

To nadal nie pomaga zwylkemu szaremu Kowalskiemu z poza miasta.

1.7.25 21:55:01 Strefa powinna być jak najmniejsza tak żeby jak najmniej utrudnić życie mieszkańców, powinna obejmować Rynek Główny, maksymalnie obręb Plantów. Wymagana powinna być norma Euro 1 dla benzyn i Euro 4 dla diesel tak jak ma to miejsce w Berlinie. Ponadto powinna być dopuszczona możliwość indywidualnego podniesienia normy 
dla danego pojazdu poprzez wprowadzenie zmian konstrukcyjnych przez właściciela.

Pojazdy historyczne/zabytkowe powinny być dopuszczone do ruchu w strefie bezterminowo i bez żadnych ograniczeń.

1.7.25 21:55:01 Przed wprowadzeniem należy podać granicę stref wszystkich możliwych dojazdów do Krakowa . Rzeczywisty stan techniczny samochodu . W niektórych przypadkach okres może być za krótki Projekt ma charakter czysto finansowy . Jeżeli wpływy będą przeznaczone na budowę parkingów zewnętrznych propozycja jest celowa . Mieszkaniec Krakowa emeryt w wieku powyżej 70 lat posiadający samochód spełniający normę spalin Euro 4 , 5 , 6 powinien być 
dożywotnio dopuszczony do jazdy w SCT.



1.7.25 21:55:48 Tylko centrum. W granicach II obwodnicy. Nie jest dobrą propozycją, skoro zostały po budowane centra handlowe głównie w Krakowie a nie na obrzeżach, teraz powinien być 
zapewniony dojazd do nich, podobnie dostęp powinien być do wszystkich pętli autobusowych i tramwajowych z zapewniony 
miejscem parkingowym

Norma emisji to ściema wklepywana przez urzędasa po roczniku pojazdu a nie rzeczywiste parametry pojazdu np.
RAM 1500 2015r. w rzeczywistości to norma euro 3,  a 2.0bluehdi z 2013 ma już normę euro 6.

W Niemczech legalne i dotowane są modernizacje aut mające na celu podwyższenie norm emisji.

Najmniej szkodliwe są spaliny z aut zasilane LPG a na równi są traktowana z benzyna.

Tak, świetny pomysł żeby mieszkańcy się nie burzyli i olali sprawę Świetny pomysł, ekoTerroryzm trzeba jakoś sponsorować Myślę że jako pierwsze, nowe zasady powinny spełniać auta wszystkich służb miejskich oraz urzędów. 

1.7.25 21:56:35 Granice zlikwidować, tak jak strefę. Cały kraków powinien być dostępny. Głównym problemem zanieczyszczającym powietrze jest ogrzewanie domów i mieszkań niesprawnymi, starymi piecami. Spośród samochodów jedynie nielicznie niesprawne technicznie 
auta poruszające się na drogach się do nich dokładają. 

wydłużone w nieskończoność oraz obejmujące wszystkie pojazdy Po wniesieniu opłaty wynoszącej 0zł. Powinny być dodane wszystkie sprawne pojazdy

1.7.25 21:56:53 Tak, należy zaostrzyć wymagania dotyczące aut. Taka strefa to pudrowanie trupa. Dwa lata. Nie pięć. Jest komunikacja miejska. Źle. Albo chcecie chronić środowisko albo nie.
1.7.25 21:56:54 Patrz komentarz w pkt. 4 Zgodnie zapisami Konstytucji RP Art. 32. 1. "Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy 

mają prawo do równego 
traktowania przez władze publiczne.
2. Nikt nie może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub 
gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny."
Wobec powyższego jakiekolwiek różnicowanie obywateli RP, na tych mieszkających w 
Krakowie, jak i poza tym miastem jest niezgodne z zapisami Konstytucji.
Dodatkowo władze publiczne nie mają prawa dyskryminacji obywateli z uwagi m.in. na 
środki transportu, które są ich własnością.

Ograniczanie prawa obywateli do poruszania się środkami transportu, na które ich stać jest sprzeczne z duchem Konstytucji RP. Dodatkowo czerpanie korzyści majątkowych w imię podejmowania 
wątpliwej jakości działań, mających na celu rzekomą ochronę środowiska, możne być poczytane, jako próba władz miasta zmierzająca do uzupełnienia miejskiego budżetu dodatkowymi wpływami, 
które nie mają żadnego związku z propagowaniem ochrony środowiska.

Powtórzę mój komentarz z pkt. 4 niniejszej ankiety:
Zgodnie zapisami Konstytucji RP Art. 32. 1. "Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego 
traktowania przez władze publiczne.
2. Nikt nie może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny."
Wobec powyższego jakiekolwiek różnicowanie obywateli RP, na tych mieszkających w Krakowie, jak i poza tym miastem jest niezgodne z 
zapisami Konstytucji.
Dodatkowo władze publiczne nie mają prawa dyskryminacji obywateli z uwagi m.in. na środki transportu, które są ich własnością.

1.7.25 21:58:09 Euro 5 powinno zostać  dopuszczone do ruchu. To bez znaczenia . Nic nie wnosi do sprawy. Sprawny diesel  euro 5  niczym nie ulega benzynie euro 4 , kto to wymyślił  ,niech przedstawi badania i certyfikaty że ma do tego wystarczająca wiedzę. 
 ZBYT WYGÓROWANE WYMAGANIA. EURO 5 TAK. EURO 6 NIE

Dbacie o swoich a resztę  karacie , kto wam dał prawo do tego by dzielić Polaków na 
lepszych lub gorszych? 

Za drogo, 2.5 za dzień  było by do zniesienia. W godzinę  nic nie załatwię bo będę stał w korkach. To jest śmieszne. 

1.7.25 21:59:00 Strefa powinna obowiązywać dookoła Urzędu Miasta (Plac Wszystkich Świętych) oraz przy ulicy gdzie mieszka Pan Prezydent Miszalski. Każde miejsce pracy w Krakowie jest ważne i powinna być możliwość dojechania do niego (oczywiście oprócz Urzędu Miasta przy 
Placu Wszystkich Świętych oraz ulicy gdzie mieszka Pan Prezydent Miszalski)

Samochody z lat produkcji zaproponowanych w nowej wersji SCT sukcesywnie znikają z ulic miasta. Do roku 2030 zostanie ich bardzo niewiele (a część z nich będzie stanowiła zabytki 
zwolnione z SCT). Ta niewielka ilość nie będzie miała znaczenia dla jakości powietrza bo więcej go zatruje palący się elektryk niż te kilka aut jeżdżących przez cały rok.

Mieszkańcy Krakowa posiadający auta nie spełniające norm powinni być wyłączeni 
zupełnie spod wymogów SCT. Z czasem i tak wymienią auta a skoro od lat płacą tu 
podatki to może warto im za to podziękować a nie zmuszać ich do zakupu złomu z 
młodszego rocznika (bo dobrego auta za te mizerne pieniądze nie dostaną), bo gdyby 
mieli pieniądze na nowe auto to pewnie by je kupili zamiast jeździć pełnoletnimi 
samochodami.

Świetny pomysł obnażający faktyczne intencje podejmujących uchwałę. Auto które zatruwa powietrze po wniesieniu opłaty może zatruwać powietrze. Czyli chodzi o pieniądze a nie o powietrze. Tworzenie wyjątków powoduje jedynie, że będziemy szukali dojścia jak się na taki wyjątek załapać. Będziemy przerabiali stare Tico na 
campery albo szukali niepełnosprawnych współwłaścicieli auta.

1.7.25 21:59:13 centrum Kina . Teatry . Baseny . Itp Disle euro 5 osobowe Autobusy z grupami do kin . Filharmonii
Proponuję euro 5

1.7.25 22:00:43 Obszar ścisłego centrum starego miasta Parking na złocieniu, piastów Wymagania są zupełnie bez sensu przy samochodach benzynowych Podwyższyć minimum dwukrotnie dla mieszkańców Krakowa Ludzie płacący podatki w krakowie powinni móc wjechać bez żadnych opłat bez względu na to jaki posiadają pojazd    Mieszkańcy Krakowa powinni wjeżdżać bez żadnych opłat i adnotacji. Dlaczego mieszkańcy płacący podatki przez x lat mają być traktowani 
gorzej od bogatych ludzi przyjeżdżających z poza krakowa nowymi samochodami. Takie podejście pokazuje jak miasto szanuję swoich 
mieszkańców a zwraca uwagę tylko na grubość portfela ale patrząc na ludzi pracujących w spółkach miejskich i kolesiostwo w urzędzie to 
mieszkańcy nic dla was nie znaczą 

1.7.25 22:00:46 Żadnych stref nie powinniśmy wdrażać, ponieważ nie przyniesie to żadnych efektów poza ograniczeniami dla ludzi biedniejszych. Jeśli potrzebna jest strefa CT to wokół UM i pod domem prezydenta Krakowa. 
Jest to wasz pomysł, więc sobie to wdrażajcie.

Cały Kraków powinien być dostępny dla wszystkich. Nie powinno być żadnych wymagań. Mieszkańcy Krakowa nie powinni w ogóle należeć pod wymagania SCT. Tragedia, czy możecie jeszcze więcej zabierać od biednych obywateli pod przykrywką green washingu? Nikt z Krakowa nie powinien być ograniczany. 

1.7.25 22:02:13 Tak, nalezy jej nie wprowadzac. Ten obszar jest zla propozycja jak cala strefa SCT. Po 1 nie uwzglednia np pozostalych szpitali ani placówek oswiatowych, sklepow, 
muzeow itp. Obecne brzmienie jest skandaliczne.

Norma EURO NIE WSKAZUJE NA STAN SAMOCHODU. Weryfikacja zgodności emisji spalin wzgledem momentu HOMOLOGACJI I REJESTRACJI pojazdu jest realizowana przez Stacje Kontroli 
Pojazdow a nie przez miasto. Wykluczanie pojazdów na podstawie "roku produkcji lub standardu emisji Euro" wyklucza pojazdy ktore nie mialy prawa spelniac kolejnych norm Euro - 
PONIEWAZ WTEDY NIE ISTNIALY!

Strefa czystego transportu nie powinna byc wprowadzona w ogole, jak juz to na pewno 
nie w TAK RESTRYKCYJNYM BRZMIENIU! Konsultacje spoleczne pokazuja jakie zdanie 
maja mieszkancy. 

Probujecie zrobic strefe czystego transportu czy dodatkowy zarobek dla miasta? Zdecydowanie NIE DLA SCT. Norma EURO NIE WSKAZUJE NA STAN SAMOCHODU. Weryfikacja zgodności emisji spalin wzgledem momentu HOMOLOGACJI I REJESTRACJI 
pojazdu jest realizowana przez Stacje Kontroli Pojazdow a nie przez miasto. Wykluczanie pojazdów na podstawie "roku produkcji lub 
standardu emisji Euro" wyklucza pojazdy ktore nie mialy prawa spelniac kolejnych norm Euro - PONIEWAZ WTEDY NIE ISTNIALY!

1.7.25 22:05:42 Brak strefy Całe miasto powinno być dostępne Auta z LPG powinny być dopuszczone na tych samych zasadach jak elektryki Jeśli za opłatą można niszczyć środowisko, to pomysłodawcom SCT nie zależy na czystym powietrzu, a na zarabianiu pieniędzy, nakładając haracz na mniej zamożnych użytkowników dróg. LPG, wpuszczać auta na gaz.
1.7.25 22:09:24 nie wolno palić w kominkach, nie wolno grilować, teraz szykowany jest zakaz wjazdu samochodami relatywnie wcale nie tak starymi  jak na warunki Polski. Czy policzono jaki procent samochodów zostanie 

objęty tym zakazem?
przecież to zaledwie kilkaset miejsc parkingowych. ponawiam pytanie - czy ktoś policzył jaki procent samochodów zostanie objętych 
tą restrykcją?

jest oczywistym, że nie chodzi o normy i standardy ale o kolejną daninę dla Włodarzy miasta. Czy pozyskane w ten sposób środki finansowe będą przeznaczane na poprawę jakości 
środowiska w Krakowie? 

a zatem to nie jakość środowiska ale kolejny podatek albo wszyscy albo nikt.

1.7.25 22:11:15 Nie wprowadzać żadnych pseudoekologicznych komuszych stref, tylko odwołać prezydenta i cały głupi zarząd i wywieźć ich na taczkach !!!!!!!!!!!!! Cały Kraków ma być dostępny dla wszystkich !!!!! rok produkcji 1662 5543 lata wyłączenia. głupie, groteskowe i komusze. Mają wjeżdżać za darmo. Wszystkie grupy. Dlaczego mamy brać pod uwagę tylko wasze propozycje - skoro wszystkie są głupie ?
\W tym kraju rządzą obywatele a nie wy !!! Jesteście tylko reprezentantami narodu, którego macie słuchać - o czym zapominacie, ale wam 
szybko przypomnimy - przy następnych wyborach, albo wcześniej.

1.7.25 22:12:12 Strefa powinna być zawerzona do centrum miasta. Diesel z dpf z 2016 roku to samochod który nie jest kopciuchem! Nie rozumiem dla czego takie pojazdy maja być wykluczone. Dopłaty do wymiany pojazdow na spełniajcie normy, np 50% skoro samochody z EURO6 
będą wykluczone. 

Źle, dalej będziemy oddychać złym powietrzem, przekażecie Panstwo te pieniądze na leczenie i służbę zdrowia? Pojazd historyczny i zabytkowy nie powinien mieć ograniczeń. Ich przeznaczenie określa konserwator zabytków. 

1.7.25 22:13:29 STREFA TYLKO ŚCISŁE CENTRUM MIASTA NIE OBRZEZA WJEZDZAMY WSZEDZIE TYLKO NIE DO SCISŁEGO CENTRUM KRAKOWA NIEMCY WJAZD DO KAZDEGO LANDU Z NORMA SPALIN EURO 4 

KRAKÓW WJAZD DIESLEM EURO 5 OD 2030 ROKU 

STREFA TYLKO ŚCISŁE CENTRUM KRAKOWA I WTEDY NIKT NIE BEDZIE MUSIAL PŁACIC ZA WJAZD BO WJAZD NIE BEDZIE MOŻLIWY POJAZDY ZABYTKOWE POWINNY PORUSZAĆ SIE BEZ ZADNYCH OGRANICZEŃ

1.7.25 22:14:24 Uważam, że wprowadzenie Strefy Czystego Transportu w Krakowie jest niepotrzebne. Wolałbym, aby granice Strefy nie obejmowały całego miasta. Miasto Kraków ma już wystarczająco duże wyzwania 
związane z transportem, a dodatkowe ograniczenia mogą jedynie pogłębić problemy związane z mobilnością mieszkańców i dostępem do różnych miejsc.

Nie widzę potrzeby wprowadzania takich stref w Krakowie. Uważam, że każde miejsce, które pełni rolę społeczną, jak szpitale czy 
ośrodki dla seniorów, powinno być dostępne dla wszystkich, niezależnie od emisji spalin pojazdów. Chociaż zrozumiałe są intencje 
związane z poprawą jakości powietrza, zmiana ta może wpłynąć na codzienne życie mieszkańców.

Proponowane wymagania dotyczące roku produkcji i standardu emisji Euro mogą stanowić barierę dla wielu osób, które nie mają możliwości szybkiej wymiany pojazdów na nowsze. Tego 
typu rozwiązanie może być zbyt restrykcyjne, a alternatywne opcje transportowe mogą nie być wystarczająco dostępne. Warto rozważyć inne metody redukcji zanieczyszczeń.

5-letni okres wyłączenia dla mieszkańców Krakowa może być zbyt krótki. Zamiast tego 
sugeruję dłuższy okres przejściowy, aby dać mieszkańcom więcej czasu na dostosowanie 
się do ewentualnych nowych przepisów, które mogą wpłynąć na ich codzienne życie i 
sposób poruszania się po mieście.

Pomysł wprowadzenia opłat za wjazd do Strefy może być rozwiązaniem, które daje pewną elastyczność, ale wciąż wiąże się z utrudnieniami i kosztami dla mieszkańców. Sugerowałbym, aby takie 
opłaty były minimalne lub wprowadzane tylko w szczególnych przypadkach, by nie pogłębiały problemu dostępności i mobilności.

Choć lista wyjątków uwzględnia wiele istotnych grup, to i tak uważam, że cały pomysł Strefy Czystego Transportu w Krakowie wymaga 
ponownego rozważenia. Wydaje mi się, że lepszym rozwiązaniem byłoby podejście, które nie wprowadzałoby dodatkowych ograniczeń w 
codziennym życiu mieszkańców, a jednocześnie stawiało na inne formy poprawy jakości powietrza.

1.7.25 22:15:11
1.7.25 22:16:25 Objęcie całego miasta jest jednoznaczne i konkretne. Wymagania odnośnie normy Euro są uzasadnione, ale czas wprowadzenia zbyt szybki. Wiele samochodów poruszających się po Krakowie nie spełnia zaproponowanych wymagań, krótki 

czas na dostosowanie się do wymogów jest nie do przyjęcia, może wprowadzać niepokój wśród osób, które np. pracują w Krakowie, nie są mieszkańcami, a dojazd do miasta jest dla nich 
konieczny. Odpowiedzialnie działający rządzący dają czas na przygotowanie są do wprowadzanych zmian.

Wprowadzenie wyłączenia dla mieszkańców Krakowa jest dyskryminujące dla wielu osób 
które w mieście nie mieszkają a do miast dojeżdżają np. do pracy (nie zawsze rezygnacja 
z samochodu jest możliwa, chociażby transport narzędzi).

ok, ale czas wprowadzenie strefy jest zbyt krótki, stopniowe podnoszenie normy jest lepsze

1.7.25 22:16:37 brak strefy tak ,brak strefy w Krakowie jeśli pojazdy przechodzą badania techniczne to mogą jeździć po całym mieście brak strefy powrót do średniowiecznego myta nie dla strefy
1.7.25 22:18:12 Ta strefa nie powinna powstać gdyż jest sprzeczna z równością wszystkich obywateli, która nie dopuszcza do przywilejów mieszkańców jednych miast względem innych. Nie jest zgodne z Konstytucją 

rozróżnianie obywateli kraju z powodu jego miejsca zameldowania.
Każdy pojazd dopuszczony do ruchu jest legalny. Samochód nie był i nie jest tzw pierwszą potrzebą, a koszt jego wymiany jest bardzo znaczący. W związku z tym jest olbrzymia grupa ludzi mało zamożnych i na 
dorobku, których z oczywistych powodów nie stać na zakup nowych samochodów. Czy komuś zabronimy wchodzenia na Rynek bo jest nieodpowiednio ubrany i burzy wizerunek miasta? Nie. 
Popatrzmy na studenta np. z wioski spod Kielc czy Jasła. On nie ma dziś żadnej komunikacji aby dotrzeć do Krakowa, jak ma dojechać, przywieźć swoje rzeczy? A przecież ci studenci przynoszą Krakowowi 
olbrzymie zyski z wynajmu, zakupów, miejsc pracy na uczelniach, taniej pracy w restauracjach na Rynku, wreszcie wielu z nich się tu później osiedla przynosząc miastu podatki. Jak ich wykluczycie to wiele 
krakowskich uczelnie w stanie zapaści demograficznej straci rację bytu. Czy ktoś pomyślał o tym? 

Jest to propozycja absurdalna gdyż:
Czy wiecie, że w tzw. obwarzanku mieszka że 100-200 tys ludzi, którzy wyprowadzili się z Krakowa? W czym oni są inni/gorsi od tych, 
którzy w tym mieście pozostali?
Ich rodziny uczą się, pracują, załatwiają zakupy i sprawy w całym mieście. Dlaczego nie mogliby pojechać do kina? Nie znam żadnego 
kina poza Krakowem. 
A na mecz Wisły czy Cracowi, a do Areny/ ICE na koncert czy galerii handlowej?
Nie jest też racjonalne budowanie tych centrów usług poza miastem, bo nie zarobią na siebie. 
Wyjątki nie mają sensu, bo ich liczba będzie olbrzymia. Lekarz specjalista nie przyjmuje w Gdowie czy Liszkach. Jak dostać się do 
takiego lekarza? 
A jak załatwić sprawę w sądzie, urzędzie powiatowym? Urzędy powiatu krakowskiego są w  Krakowie, a jak się wyprowadzą to 
najkrótsza droga też będzie wiodła przez Kraków. 

Czy wiecie, że jeden samolot podczas startu spala 2 tony paliwa? To jak przejechane 22000 km jednego samochodu.
Statystycznie nad Kraków jest 30-50 startów dziennie! Dlaczego podkrakowskie lotnisko ma się dalej rozwijać (dwukrotnie) a samochody nie mogą wjeżdżać. ABSURD, ABSURD, ABSURD.
Zanieczyszczenie z ruchu lotniczego wielokrotnie przekracza normy środowiskowe, co jest wprost wskazane w raporcie środowiskowym złożonym do kieleckiego RDOŚ, a dane tam są 
zaniżone względem obecnego stanu dwukrotnie, a czterokrotnie wzgl planów na rok 2030.

 Jak można nie widzieć słonia w składzie porcelany. 

W Krakowie pracują dziesiątki tysięcy ludzi jak pielęgniarki, nauczyciele, dozorcy, 
ekspedientki, sprzątaczki, urzędnicy itp itp których z trudem stać na zakup 
jakiegokolwiek samochodu. A to są mrówki, które po cichu pracują dla milionerów z 
restauracji w centrum, tysięcy wynajmowanych mieszkań i pokoi hotelowych itd. Czy 
przy pensji minimalnej stać ich będzie za 5 lat na zakup nowego samochodu?
Albo odwróćmy pytanie- czy Kraków w ciągu 5 lat zbuduje parkingi P&R, zwielokrotni 
liczbę połączeń podmiejskich i kolejowych? Do Frankfurtu pociągi dojeżdżają z 13 
kierunków co 20 min. Miasto wielkości Krakowa....
No jeśli wielkiego miasta na to nie stać, to skąd domniemanie, że stać będzie ludzi?

Odwróćmy sytuację. Życie przy drogach wylotowych z Krakowa jest koszmarne. Czy w Mogilanach, Wieliczce, Rząsce, Wielkiej Wsi itd powinny powstać bramki opłat dla aut z rejestracją KR za 
zanieczyszczenie powietrza podczas wyjazdów weekendowych, służbowych itp? 
Uważam że powinny w takiej sytuacji, bo przecież wyjazd weekendowy w góry czy do rodziny nie jest pierwszą potrzebą jak codzienna praca czy nauka. Jak kogoś stać na wyjazd do Zakopanego to go 
stać na 5 zł za przejazd. Jak ktoś leci na weekend do Barcelony/ Londynu niech płaci myto za dojazd do lotniska.

Nie odniosę się tu do listy wyjątków tylko przedstawię przyczyn smogu, które mogą być zmniejszone:
- zabudowa wysokościowcami zamykającymi korytarze powietrzne jak aktualnie przy ul Na Błonie, Kijowskiej, osiedle Avia i wiele innych w 
całym mieście
- zanieczyszczenie od ruchu lotniczego - dzienny ruch lotniczy to równowartość ok 35 tys samochodów 
- korki w mieście wynikające z braku rond, przebudowy skrzyżowań na wielopoziomowe, nowych wielopasmowych dróg wyjazdowych z 
miasta, zwężeń dróg pod parkingi i buspasy
- liczba parkingów jest znikoma w porównaniu z miastami podobnej wielkości i funkcji w Europie
- brak alternatywnej trasy północ-południe dla Alei, wybudowana trasa Łagiewnicka nie rozładowała ruchu, można wręcz zaryzykować, że 
jest inwestycją chybioną lokalizacyjnie
- duża część ruchu w szczycie generowana jest przez dowożenie dzieci do szkół i na zajęcia. Tu nie podjęto żadnych rozwiązań 
optymalizacyjnych
- ruch podmiejski tylko wtedy będzie ograniczony gdy będą szybkie połączenia kolejowe z przystankami z P&R. Tu jest konieczne wsparcie 
wojewódzkie, bo to zadanie ponad możliwości finansowe i miasta i ościennych gmin
- brak połączeń autobusowych do centrów akademickich z odległych dzielnic. Przejazd z Mydlnik do campusu uniwersyteckiego to 1 
godzina i to bez sensu przez aleje

UWAGA KOŃCOWA
- metro lub pociągi z funkcją metra - przed wiekami obywatele miast opodatkowywali się na budowę murów miejskich. W Gdańsku 
wybuchł nawet bunt przeciw królowi gdy ten podniósł podatek na ten cel do 2% dochodu!!! Dlaczego więc w sytuacji, gdy władze Krakowa 
chcą obciążyć opłatą właścicieli samochodów nie obciążyć specjalnym podatkiem na 5-10 lat mieszkańców miasta i za ten celowy podatek 
zbudować metro? 

1.7.25 22:20:15 Granica rynku głównego Zgoda
1.7.25 22:20:17 Jak zwykle sposób i wysokość opłat jest niedopracowany. np. moi znajomi przyjeżdżają do mnie do Krakowa zostawiają samochód w moim garażu i jedziemy moim samochodem na dwa tygodnie 

wakacji. Muszą zapłacić 250 zł a jeżdżą w Krakowie tylko 30 min w obie strony. ????? 
1.7.25 22:21:44 "Strefy" w ogóle nie powinno być. Sama idea to działanie na szkodę obywateli. Ogranicza to ludzi mniej zamożnych- dyskryminacja ze względu na status posiadania- i odbiera im podstawowe swobody 

obywatelskie (możliwość przemieszczania).
Miasto nie powinno wyznaczać stref, w których nie można dostać się legalnym środkiem transportu. To ograniczanie swobody 
przemieszczania.

Jeśli samochód jest sprawny i zarejestrowany to może poruszać się po całym kraju. Trzeba zaniechać wprowadzania "strefy". Nawet jeśli byłoby to tymczasowe rozwiązanie jest to ograniczeniem obywateli ze względu na status posiadania- pkt 1. Absurd. Należy natychmiast zaniechać wprowadzania "strefy".

1.7.25 22:22:05 brak strefy 
1.7.25 22:25:13 Całkowita likwidacja strefy. W całym Krakowie samochody powinny się poruszać bez żadnych ograniczeń. Brak standaryzacji. Brak SCT = brak potrzeby stosowania taryfy ulgowej dla mieszkańców Nabijanie portfeli urzędników kosztem mieszkańców, super (to ironia)! Całe społeczeństwo powinno móc się poruszać po Krakowie bez żadnych ograniczeń, dyskryminacja jest bardzo nie ok. 
1.7.25 22:25:45 W przypadku, gdy propozycja granic Strefy Czystego Transportu skutkuje nierównym dostępem do przestrzeni publicznej lub narusza podstawowe prawa obywateli (np. prawo do swobodnego poruszania się), 

osoby odpowiedzialne mogą zostać pociągnięte do odpowiedzialności na podstawie art. 231 Kodeksu karnego (nadużycie uprawnień przez funkcjonariusza publicznego) w sytuacji, gdy decyzje są 
podejmowane niezgodnie z interesem publicznym, bez wystarczających analiz. Mogą również wystąpić podstawy do odpowiedzialności za niedopełnienie obowiązków służbowych.

Jeśli propozycje wyłączenia pewnych miejsc z ograniczeń wjazdu są uznawane za arbitralne i dyskryminujące, osoby odpowiedzialne 
mogą ponieść odpowiedzialność za naruszenie prawa do równości (art. 30 Konstytucji RP) lub niezgodność z zasadą proporcjonalności. 
Jeżeli decyzje te prowadzą do ograniczenia dostępu do podstawowych usług publicznych (np. szpitali, urzędów), można rozważyć art. 
231 Kodeksu karnego.

Jeżeli wprowadzone wymagania dotyczące standardu emisji Euro w sposób nieuzasadniony wykluczają duży odsetek obywateli lub powodują poważne straty ekonomiczne, osoby 
odpowiedzialne mogą zostać pociągnięte do odpowiedzialności na podstawie art. 231 Kodeksu karnego (nadużycie uprawnień) oraz art. 286 Kodeksu karnego (oszustwo) w przypadku, 
gdy takie decyzje zostały podjęte w sposób celowy, prowadząc do obciążeń finansowych obywateli.

Pięcioletni okres wyłączenia mieszkańców Krakowa z wymogów SCT może być uznany za 
naruszenie konstytucyjnego prawa do równości (art. 32 Konstytucji RP), jeśli osoby 
odpowiedzialne za te zmiany celowo wprowadziły nierówności lub uprzywilejowały 
pewne grupy mieszkańców. W przypadku świadomego narażenia mieszkańców na 
dyskryminację w dostępie do usług publicznych, może wystąpić odpowiedzialność na 
podstawie art. 231 Kodeksu karnego.

Wprowadzenie opłat za wjazd do strefy, które mogą być nieproporcjonalne i dyskryminujące, może stanowić naruszenie zasad sprawiedliwości społecznej i art. 32 Konstytucji RP (zakaz 
dyskryminacji). Takie działanie, które zmusza mieszkańców do ponoszenia nadmiernych kosztów za korzystanie z przestrzeni publicznej, może być uznane za nadużycie uprawnień. Istnieje także 
możliwość naruszenia przepisów o ochronie konsumentów (jeśli dotyczy to usług publicznych).

Tworzenie wyjątków dla pewnych pojazdów (np. pojazdy specjalne, historyczne, etc.) bez wystarczających podstaw może stanowić 
nadużycie uprawnień. Z kolei tworzenie wyjątku, który jest motywowany korzyściami politycznymi lub osobistymi, może naruszać art. 231 
Kodeksu karnego. Dodatkowo, jeśli te wyjątki prowadzą do nierównego traktowania obywateli lub grup społecznych, może wystąpić 
odpowiedzialność na podstawie art. 32 Konstytucji RP.

W każdym przypadku osoby odpowiedzialne za wprowadzenie takich propozycji mogą zostać pociągnięte do odpowiedzialności na 
podstawie przepisów dotyczących nadużycia uprawnień przez funkcjonariuszy publicznych, naruszenia konstytucyjnych praw obywateli 
(równości, wolności poruszania się, własności), nierównego traktowania oraz przepisów cywilnych dotyczących wyrządzenia szkód. W 
zależności od wagi i konsekwencji działań, kary mogą obejmować pozbawienie wolności, grzywny, zawieszenie w pełnieniu funkcji 
publicznych, odpowiedzialność cywilną lub odpowiedzialność administracyjną.

1.7.25 22:26:21  Uważam że osoby które nie są zameldowane w Krakowie !!! (ani na stałe ani 
tymczasowo) ale mieszkające w Krakowie !!! czyli będące również mieszkańcami 
Krakowa czyli Ci którzy rozliczają PIT-y w Urzędzie Skarbowym w Krakowie ( mieszkańcy 
bez meldunku którzy podają adres w Krakowie do rozliczeń PIT) również powinni mieć 
zaproponowany w projekcie okres 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT dla swoich aut 
podobnie jak zameldowani tu mieszkańcy Krakowa. Ludzie Ci mają meldunki na stałe w 
różnych miastach i tam też w Starostwach Powiatowych mają zarejestrowane 
samochody a przecież zyją w Krakowie. Spowoduje to odlot ludzi liczbę złożonych Pitów 
brak kupna paliwa na terenie miasta co spowoduje zmniejszenie obrotów gopodarczych. 
Dla takich ludzi musi być zachęta podobnie jak rozliczenie pitu niosło za sobą tańsze 
bilety dla mieszkańców krakowa którzy roliczjają się z podatku PIT właśnie w Urzędach 
Skarbowych w Krakowie ale nie posiadają meldunku tylko mieszkają. To też mieszkańcy 
Krakowa.

Uważam że osoby które nie są zameldowane w Krakowie !!! (ani na stałe ani tymczasowo) ale mieszkające w Krakowie !!! czyli będące 
również mieszkańcami Krakowa czyli Ci którzy rozliczają PIT-y w Urzędzie Skarbowym w Krakowie ( mieszkańcy bez meldunku którzy 
podają adres w Krakowie do rozliczeń PIT) również powinni mieć zaproponowany w projekcie okres 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT 
dla swoich aut podobnie jak zameldowani tu mieszkańcy Krakowa. Ludzie Ci mają meldunki na stałe w różnych miastach i tam też w 
Starostwach Powiatowych mają zarejestrowane samochody a przecież zyją w Krakowie. Spowoduje to odlot ludzi liczbę złożonych Pitów 
brak kupna paliwa na terenie miasta co spowoduje zmniejszenie obrotów gopodarczych. Dla takich ludzi musi być zachęta podobnie jak 
rozliczenie pitu niosło za sobą tańsze bilety dla mieszkańców krakowa którzy roliczjają się z podatku PIT właśnie w Urzędach Skarbowych w 
Krakowie ale nie posiadają meldunku tylko mieszkają. To też mieszkańcy Krakowa.

1.7.25 22:28:13 Rynek główny w krakowie Cały kraków jest dla ludzi a nie tylko wybrane miejsca Obniżmy poziom emisji do euro 4 Wszyscy ludzie są równi ci z poza Krakowa jak i krakowianie Dramat! Po wniesieniu opłaty w cudowny sposób przestaję truć?? To tylko sposób na wpływy do kasy miasta! Kraków dla wszystkich!
1.7.25 22:28:14 Strefa powinna obciąć tylko i wyłącznie ściśle centrum Krakowa Standardy są zbyt wygórowane 
1.7.25 22:28:58 Zlikwidowac strefe . Taka strefa jest niezgodna z konstytucja !! Obywatel kupujący auto dopuszczone do ruchu , ma prawo się poruszać swoim legalnym pojazdem po wszystkich drogach. Albo wszyscy albo 

nikt.!!! 
Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Zlikwidować SCT Taka strefa to rasizm. i segregacja bogatych i biednych. Taka strefa jest niezgodna z konstytucja !! Obywatel kupujący auto dopuszczone do ruchu , ma prawo się poruszać swoim legalnym 

pojazdem po wszystkich drogach. Albo wszyscy albo nikt.!!! 
1.7.25 22:34:08 W strefie powinno znajdować się jedynie Stare Miasto i Kazimierz. Każdy kto jedzie do pracy w Krakowie. Diesle - Euro4 (posiadają katalizatory). Benzyniaki Euro 3. Badania prowadzone m. innymi w Niemczech udowodniły że stare sprawne samochody posiadają emisję porównywalną z 

nowymi. Kryterium powinno opierać się na pojemności silnika - diesel do 2,5 litra, benzyna do 2 litrów.
Tak, oraz zatrudnionych na stałe w Krakowie oraz tych którzy płacą tutaj podatek 
dochodowy.

Tak, lecz opłata nie powinna być wysoka. Zwolnione powinny być osoby posiadające stałe zatrudnienie na terenie Krakowa.

1.7.25 22:36:41 Nie aprobowalne Nie odpowiednia Nic ta strefa nie wniesie Skandaliczne Oburzająco skandaliczne !! Smieszne
1.7.25 22:37:06 Nie zgadzam się z nową propozycją  standardu emisji Euro. Pierwszy projekt zakładał niższe wymogi. Chcę zapytać gdzie jest tu ekologia?

Jestem posiadaczem Opla insigni z 2013 r sport tourer 2.0 CDTI Ecotec 163KM spełniającej Euro 5 o emisji  CO2 na poziomie 119 g/km i nie będę mógł wjechać bez przeszkód lub opłat do 
Krakowa. Osoba bardziej zamożna posiadająca np. Landrowera z silnikiem 3.0L SDV6 249KM 183kW rocznik 2018-2022 spełniający normę euro 6d ma emisję CO2 na poziomie 199 g/km. 
Wynika z tego, że bogaty (nie mam nic tu do zamożnych osób - daj im Boże), może sobie wjechać "zatruwać" bez konsekwencji. A ja jako mniej zamożna osoba będąca bardziej 
ekologiczna musze za wjazd jeszcze zapłacić - albo wara. Czemu chcecie dokonywać podziału na bogatych i biednych?

Ja rozumiem, że każdy dba o swoich. Ale dlaczego osoby z poza Krakowa będą już objęte 
zakazami. Nie tylko Krakowianie pracują w Krakowie, ale osoby z poza Krakowa. Takie 
osoby też wpływają na budżet Krakowa, pracując w krakowskich firmach wypracowywują 
dochód firmy, a z tego naliczany jest podatek. Miasto ma więcej pieniędzy może 
dokonywać różne inwestycje, z których też i Krakowianie korzystają. Nie mieszkasz w 
Krakowie, nie płacisz podatków w Krakowie to wynocha lub zapłać za wjazd. Bardzo 
ekologiczne podejście :D. Dlaczego chcecie dzielić ludzi ze względu na zamieszkanie?  Nie 
jestem wrogo nastawiony do Krakowian ani do żadnego człowieka, tylko do pomysłu.

Dlaczego pojazdy ważnych urzędników krakowskich są wyłączone z pod przepisów o SCT? Czy są równi i równiejsi nawet w Krakowie?

1.7.25 22:37:15 BRAK STREFY LUB DARMOWY TRANSPORT W TYM MIEJSCU, LUDZIE MUSZĄ DOJEŻDZAC DO PRACY, PO DZIECI, PO ZAKUPY Bez sensu, tworzy to problemy przy roznych grupach ludzi Proszę sprawdzić wskazniki w innych krajach i na swiecie, spaliny z aut to ułamek zanieczyszczen, niech zostanie jak jest jeśli będą dopłaty do nowych aut lub lepszych używanych pewnie, ludzie biednieją 70% 
zyje od wyplaty do wyplaty

za pieniadze juz ekologia :D proszę budować metro, rozwijać tramwaje z wiaduktami, żeby odciążyć drogi każdy jest równy, ale to że bogatsi będą mogli jezdzic a biedniejsi na piechote lub komunikacja to brzydkie zachowanie, niektorzy ledwo 
mają na ubezpieczenia auta a tutaj kupić nowsze za kilka tysiecy :) 

1.7.25 22:37:49 Strefa powinna obejmować ulice w I obwodnicy. Jeżeli strefa zostanie zatwierdzona powinna obejmować wszystkie samochody. Nawet 
mieszkańców.

To rozwiązanie nie ma nic wspólnego z ekologią tylko ściąganie pieniędzy od biedniejszych obywateli których nie stać na nowy samochód a jakoś do pracy będą musieli dojechać.

1.7.25 22:38:03 Negatywnie. Zakaz to zakaz i koniec. Kraków dla krakowian
1.7.25 22:38:36 Jeśli już to powinna obowiązywać tylko do granic starego miasta wyznaczonych przez planty Każdy powinien móc wjechać. To jest jawna dyskryminacja osób mniej zamożnych, których nie stać na stosunkowo nowy samochód. Powinny iść za tym dopłaty do wymiany samochodu 

na nowszy, jeśli już tak chcemy dbać o środowisko.
5 lat to za mało. Ten okres powinien być bezterminowy dla mieszkańców. I kto to będzie egzekwował? Kto będzie sprawdzał? Każdy obywatel powinień być na tej liście.

1.7.25 22:39:07 Strefą trzeba objąć całe miasto Kraków gdyż spaliny przemieszczają się z zewnątrz Krakowa do wewnątrz, zgodnie z położeniem terenu (niecka). Strefą trzeba objąć całe miasto Kraków. Wyjątkowo do szpitali itp. za opłatą można zezwolić na wjazd. Wprawdzie powstaje paradoks 
logiczny, że dla ochrony własnego zdrowia kierowca/pasażer wjeżdża autem, który zagraża zdrowiu innych osób. Zatem czyje zdrowie 
ma być ważniejsze i kto ma to oceniać?

Popieram proponowane kryteria. Należy wykluczyć z ruchu całkowicie pojazdy, za którymi ciągnie się czarny dym. A jest ich ostatnio coraz więcej i nie wiadomo dlaczego? Może to jakaś 
Nowomoda?

Mieszkańców Krakowa również powinno to dotyczyć. Mokry smog (typ angielski), 
sprzyja temu rzeka Wisła, jest bardzo niebezpieczny gdyż para wodna łączy się z gazami i 
powstają kwasy typu kwas siarkowy, azotowy itp. Osobiście znałam w pracy 2 osoby, 
które dopiero co zmarły na raka płuc. Sama obawiam się nawet zrobić RTG płuc bo 
przeżyłam kilka lat ciężkich smogów no i Covid nas wszystkich osłabił.

Myślę, że radykalizm jest w tej kwestii wskazany. Spaliny są bardzo szkodliwe dla zdrowia, wręcz toksyczne. To walka jak z palaczami tytoniu i trzeba to w końcu zrozumieć. Tytoń obecnie to kwestia 
wyboru. Smog to nadal kwestia terroru.

Pojazdy zabytkowe można dopuścić za opłatą w szczególnych okazjach. 

1.7.25 22:40:30 Moim zdaniem idea SCT nie jest dobrym rozwiązaniem,  Niepotrzebnie obranicza swobodę, sprawia że niemożliwym staje się użytkowanie samochodu starszego który pretenduje do 
miana samochodu klasycznego w przyszłości.   Stare samochody w bogatym społeczeństwie w naturalny sposób zanikają. Sztuczne regulowanie tego zjawiska sprawia jedynie 
niepotrzebną irytacje

1.7.25 22:41:33 Jestem przeciw wobec jakiejkolwiek strefy czystego transportu, ponieważ zgodnie z konstytucją nikt nie ma prawa dyskryminować drugiego człowieka z jakiegokolwiek powodu czy przyczyny. Odpowiedź taka sama jak pkt. 1 Odpowiedź jak w pkt.1 Odpowiedź jak w pkt.1 Odpowiedź jak w pkt.1 Odpowiedź jak w pkt.1 
1.7.25 22:43:11 Jedyna racjonalna opcja modyfikacji to porzucenie tego beznadziejnego projektu. Cały ten projekt nie jest dobra propozycja, należy go bezwzględnie odrzucić, strefy czystego powietrza są irracjonalnym wymysłem. Strefy czystego transportu, wprowadzane w polskich miastach, budzą uzasadnione obawy i powinny zostać odrzucone. Doświadczenia z miast na całym świecie, takich jak Londyn czy 

Paryż, pokazują, że tego typu regulacje prowadzą głównie do wzrostu kosztów życia mieszkańców, marginalizacji osób o niższych dochodach oraz utrudnień dla lokalnych 
przedsiębiorców. Ograniczenia te często nie przynoszą oczekiwanej poprawy jakości powietrza, a jedynie zwiększają biurokrację i koszty administracyjne. Polska, borykając się z wieloma 
innymi wyzwaniami, powinna poszukiwać alternatywnych, bardziej inkluzywnych rozwiązań proekologicznych, zamiast wdrażać nieskuteczne i kontrowersyjne strefy czystego transportu.

Strefy czystego transportu, wprowadzane w polskich miastach, budzą uzasadnione 
obawy i powinny zostać odrzucone. Doświadczenia z miast na całym świecie, takich jak 
Londyn czy Paryż, pokazują, że tego typu regulacje prowadzą głównie do wzrostu 
kosztów życia mieszkańców, marginalizacji osób o niższych dochodach oraz utrudnień 
dla lokalnych przedsiębiorców. Ograniczenia te często nie przynoszą oczekiwanej 
poprawy jakości powietrza, a jedynie zwiększają biurokrację i koszty administracyjne. 
Polska, borykając się z wieloma innymi wyzwaniami, powinna poszukiwać 
alternatywnych, bardziej inkluzywnych rozwiązań proekologicznych, zamiast wdrażać 
nieskuteczne i kontrowersyjne strefy czystego transportu.

Strefy czystego transportu, wprowadzane w polskich miastach, budzą uzasadnione obawy i powinny zostać odrzucone. Doświadczenia z miast na całym świecie, takich jak Londyn czy Paryż, 
pokazują, że tego typu regulacje prowadzą głównie do wzrostu kosztów życia mieszkańców, marginalizacji osób o niższych dochodach oraz utrudnień dla lokalnych przedsiębiorców. Ograniczenia te 
często nie przynoszą oczekiwanej poprawy jakości powietrza, a jedynie zwiększają biurokrację i koszty administracyjne. Polska, borykając się z wieloma innymi wyzwaniami, powinna poszukiwać 
alternatywnych, bardziej inkluzywnych rozwiązań proekologicznych, zamiast wdrażać nieskuteczne i kontrowersyjne strefy czystego transportu.

Strefy czystego transportu, wprowadzane w polskich miastach, budzą uzasadnione obawy i powinny zostać odrzucone. Doświadczenia z 
miast na całym świecie, takich jak Londyn czy Paryż, pokazują, że tego typu regulacje prowadzą głównie do wzrostu kosztów życia 
mieszkańców, marginalizacji osób o niższych dochodach oraz utrudnień dla lokalnych przedsiębiorców. Ograniczenia te często nie 
przynoszą oczekiwanej poprawy jakości powietrza, a jedynie zwiększają biurokrację i koszty administracyjne. Polska, borykając się z 
wieloma innymi wyzwaniami, powinna poszukiwać alternatywnych, bardziej inkluzywnych rozwiązań proekologicznych, zamiast wdrażać 
nieskuteczne i kontrowersyjne strefy czystego transportu.

1.7.25 22:47:25 Są bardzo ostre i rygorystyczne w przypadku samochodów z silnikiem diesla. Stanął bym na stanowisku aby pozostawić dla samochodów z silnikiem diesla odpowiednio, minimum 
01.09.2009 rok produkcji albo minimum norma emisji Euro 5 !!! Argumentem jest to że niektórzy mieszkańcy zmienili samochody z silnikiem diesla na Euro 5 tak jak to było 
zaproponowane w pierwotnej uchwale która została odrzucona. To co teraz znowu mają sprzedawać te samochody przed upływem 6 -ciu miesięcy płacić podatek dochodowy od 
wcześniejszego zbycia rzeczy ruchomych i ponownie kupować samochody z silnikiem diesla z normą Euro 6 ? To chyba bez sensu. Myślę że tę normę powinno się zmienić na Euro 6 w 
2030 roku

1.7.25 22:48:07 Uważam, że do 2030 roku powinny być dopuszczane auta osobowe z zapłonem samoczynnym spełniające normę Euro 5. Powinny być udostępnione dodatkowe parkingi na obrzeżach miasta Uważam, że do 2030 roku powinny być dopuszczane auta osobowe z zapłonem samoczynnym spełniające normę Euro 5. Zlagodzi to konieczność wymiany aut dając dłuższy termin. Ok Ok Ok
1.7.25 22:49:41 Brak strefy w ogóle...nie chcemy tego lewackiego unijnego nakazu Nie dla SCT Krakowie...to ograniczanie naszych praw przez unijnych ekoterrorystów Seicento z silnikiem 800 cm3 nie wjedzie a nowy Mercedes G z silnikiem 4l już tak...to strefa dla bogaczy NIE DLA STREFY W KAŻDEJ FORMIE...OGRANICZCIE RUCH LOTNICZY JAK CHCECIE EKOLOGII NIE DLA SCT! SMOG W KRAKOWIE TO KOPCIUCHY Z OKOLICZNYCH WIOCH...TYM SIĘ ZAJMIJCIE...POLECAM WYJECHAĆ POZA MIASTO I PO ODDYCHAĆ 

TYM POWIETRZEM. 
1.7.25 22:51:35 warunki strefy są skandaliczne. Miasto rejestruje samochody, przyjmuje pieniądze za przeglądy techniczne, a następnie zakazuje tym samochodom poruszania się w mieście  w którym zarejestrowało auto - 

SKANDAL!!! To jest niezgodne z konstytucją
Co z tego że można dojechać do szpitala, skoro pod szpitalem nie ma miejsc parkingowych!!! bzdura jeśli auta są sprawne i mają badania techniczne to nie można zakazywać ich poruszania się! Szczególnie, że miasto samo zarejestrowało to auto. Tak samo było z kopciuchami, jeśli miasto 

chce wyeliminować już teraz sprawne samochody to jedynym rozwiązaniem jest dopłacanie do nowych aut. Tylko zachętami można wprowadzać tak drastyczne zmiany a nie karami! 
Inaczej to łamanie praw obywatelskich!
Jedynym rozwiązaniem jest to aby nie rejestrować starych aut spalinowych ale te które już są w obiegu powinny zostać, bo właściciele maja prawo ich używać!

jeśli auta są sprawne i mają badania techniczne to nie można zakazywać ich poruszania 
się! Szczególnie, że miasto samo zarejestrowało to auto. Tak samo było z kopciuchami, 
jeśli miasto chce wyeliminować już teraz sprawne samochody to jedynym rozwiązaniem 
jest dopłacanie do nowych aut. Tylko zachętami można wprowadzać tak drastyczne 
zmiany a nie karami! Inaczej to łamanie praw obywatelskich!
Jedynym rozwiązaniem jest to aby nie rejestrować starych aut spalinowych ale te które 
już są w obiegu powinny zostać, bo właściciele maja prawo ich używać!

to jest wbrew prawu, to dyskryminacja!!! Jeśli samochód zarejestrowało miasto, auto jest sprawne to jakim prawem ktoś może zabraniać mieszkańcowi się nim poruszać? Płacimy podatki w mieście 
to mamy prawo użytkować legalnie zarejestrowane samochody dopóki są sprawne!

Samochody krakowian powinny być użytkowane dopóki auta są sprawne - bezterminowo! Płacimy tutaj podatki i mamy prawo użytkować 
swoje samochody, za które zapłaciliśmy swoje pieniądze. Jeśli miasto chce nas pozbawić możliwości użytkowania samochodów powinno 
zapłacić odszkodowanie albo dopłacić do zakupu nowego!

Efekt zachęty a nie kary!!!!

1.7.25 22:52:26 Tak zapoznalem i nalezy jej zaniechac A co z reszta to jakas kpina jak tranwaje tylko dla niemcow Brak słów A co niby z gminami osciennymi? Niby w 5 lat nagle kogos bedzie stac na nowe auto? 
Transport miejski to kpina

Zenujace. Ludzie placa
Podatki a za wszystko maja wiecznie dopłaty 

Kazda grupa bez wykluczen nalezy zregnowac z sct

1.7.25 22:57:10 Strefa Czystego Transportu powinna dotyczyć tylko centrum Krakowa czyli okolic starego miasta. Obejmowanie całego miasta to gruba przesada. Obrzeża Krakowa powinny być wyłączone z tej Stefy i główne drogi także powinny być dostępne dla wszystkich Nowsze diesle mają filtry cząstek stałych i mało zużywają paliwa, zarzuty o zanieczyszczaniu środowiska są przesadzone w porównaniu do benzyny. Powinny być dopuszczone diesle Euro 
5 po 2010 r jak w poprzednim projekcie

Bardzoo dobrze. Dla mieszkańców powinno być wyłącznie przez 10 lat Bardzo dobre rozwiązanie. Za opłatą zawsze powinno być wolno wjechać wszystkim autom

1.7.25 22:57:17 stefa powinna obejmować ścisłe centrum miasta Krakowa !! ograniczając się do starówki z wyłączeniem dworca pkp i autobusowego uregulowanie powinno zezwalać bez ograniczeń  na przejazd przez miasto drogami szybkiego ruchu , autostradami celem przejazdu 
przez miasto jako tranzyt - nie logicznym byłoby jechać z katowic do rzeszowa nie mogąc przejechać przez miasto autostradą czy tez w 
innej podobnej konfiguracji , podobnie głowne drogi do lotniska w balicach winny być zwolnione ze strefy - inaczej nie zasadne stanie 
się korzystanie z tego lotniska, poza tym wyznaczenie tak dużej stefy i koniecznośc pozostawienia pojazdu np w prokocimiu celem 
udania sie gabinetow lekarskich znajdujących się nieco bliżej centrum w mojej opinii skutecznie utrudni dostęp do opieki lekarskiej dla 
wszystkich oraz podniesie koszty wizyt lekarskich wraz z koniecznością  dodatkowej opłaty taxi bolt uber celem dostania się pacjenta 
do lekarz - a w sumie wtedy należy rozważać  wogóle  z rezygnacji z usług medycznych oferowanych przez krakowskich medyków , 
stefa powinna obejmować ścisłe centrum miasta Krakowa !!

powinno być dla aut wszystkich  mieszkańców województwa  a nie tylko mieszkańców 
krakowa , powinno być okres co najmniej 15 lat wyłączenia - okres 5 letni jest zbyt krótki 
dla tak radykalnych form, 

zasadne , ale powinno być mieszkańca całego województwa  oraz opłata winna być godzinowa  dzienna  miesięczna  i symboliczna !!! ,  nie należy zapominać że cześć tych pojazdów opłaci 
dodatkowo postój co generuje zyski dla miasta ,  

1.7.25 22:58:28 Uważam granice pierwszej obwodnicy za odpowiednią granicę dla strefy. Wszystkie nie znajdujące się w pierwszej obwodnicy. Euro 4, dla Diesla i Benzyny Jeśli pozostałe moje propozycje zostaną zaakceptowane, to nawet nie trzeba. W 
przeciwnym razie 10 lat

Jest to głupie rozwiązanie które będzie generować koszty obsługi strefy Może być 

1.7.25 22:58:56 Rozsądną granicą strefy byłby teren Starego Miasta i Kazimierza. W porównaniu do stref czystego transportu istniejących już w bogatszych niż Polska krajach proponowany zakaz np. Dla silników diesla z normą euro5 jest bardzo radykalny. Dla 
ograniczenia emisji tlenków azotu wystarczyłoby ograniczenie tych najbardziej "NO-gennych" silników np. Euro2-3.
Diesle Euro5 to samochody stosunkowo nowe 11-12 letnie z filtrami dpf oraz rozwiązaniami ograniczającymi emisje.

Dla mnie jako mieszkańca Krakowa sprawia to wrażenie, że surowe obostrzenia są 
odległa wizją. Jednak koszty społeczno ekonomiczne poniesiemy wszyscy. Sąsiad, który 
mieszka 200m dalej już za granicą administracyjną miasta dojeżdża do tych samych 
obiektów handlowych , szkół, przedszkoli i pracy co ja będzie zmuszony do 
kilkudziesięciotysięcznej inwestycji. Nie wspomnę o wzroście cen usług wszystkich 
rzemieślników, specjalistów i handlarzy dojeżdżających codziennie do Krakowa do pracy 
a mieszkających poza granicami miasta.  

Uważam, że grupa pojazdów dopuszczonych do ruchu i zarejestrowanych w Polsce przed dniem wejścia w życie strefy powinna zostać 
uwzględniona. 

1.7.25 22:59:04 Ograniczona do I. obwodnicy Nowa propozycja granic strefy w ogóle nie powinna mieć racji bytu Pomyśl strefy jest absurdalny i wykluczający, z racji konieczności istnienia strefa powinna być ograniczona do minimum i wprowadzona pro forma Nie powinna istnieć taka potrzeba Nie powinna istnieć taka potrzeba Nie powinna istnieć potrzeba ustanawiania wyjątków 
1.7.25 22:59:53 10 lat dla mieszkańców Krakowa
1.7.25 23:01:11 SCT powinna obejmować ścisłe centrum, ścisłe np od Aleji w stronę rynku Tauron Arena, Błonia, lodowisko, stadiony, galerie Wszystkie pojazdy od euro 4 w dieslu i benzynie. Ilu mieszkańców stać na samochód euro 6 lub zapyziałe elektryki ...??? Mieszkańcy Krakowa powinni mieć możliwość poruszać się samochodami po mieście, 

powinni mieć możliwość wyboru 
Poniżej euro 4 niech będą jakieś symboliczne opłaty a nie jak za autostrade Kraków - Katowice 

1.7.25 23:02:12 Zlikwidować w całości SCT. Zlikwidować SCT. Zlikwidować SCT. Zlikwidować SCT. Zlikwidować SCT. Zlikwidować SCT.
1.7.25 23:10:44 Nie popieram strefy czystego transportu, ponieważ uważam, że Europa nie jest Chrystusem kontynentów i nie powinna cierpieć za innych. Cały Kraków powinien być wolny od SCT. Jestem za całkowitym zniesieniem wymagań, ponieważ stare Seicento emituje mniej spalin niż nowe Suvy. Proszę odnieść się do punktów 1, 2 oraz 3. Fatalnie. Płacimy podatki więc, powinniśmy jeździć czym chcemy i gdzie chcemy, bez rozróżnienia na grupy.
1.7.25 23:11:48 Strefa tylko w centrum, tam gdzie teraz jest zakaz wjazdu bez dodatkowych uprawnień. Dodatkowo strefa jest przeciwna zasadom sprawiedliwości.

Wjeżdżając raz w miesiącu do miasta starym samochodem wyprodukuję mniej pyłów niż nowy samochód jeżdżący codziennie.
Nie, obszar ten jest złą propozycją. Wg aktualnego planu nie mogę nawet zjechać z autostrady nie wjeżdżając do SCT. Zasady są zbyt rygorystyczne. Chyba, że miasto odkupi wszystkie stare samochody - najlepiej po wycenach urzędu miasta przy sprowadzaniu z zagranicy i płaceniu cła 5 lat szybko minie. Osoba, której teraz nie stać na samochód spełniających wymogi, 

nadal jej nie będzie stać za 5 lat. Szczególnie biorąc pod uwagę kolejne planowane 
ograniczenia na 2030

Super, bo dzięki temu wjadę do miasta. Ale wprowadzając ten pomysł, ktoś zapomniał czemu ma SCT służyć, poza okradaniem mieszkańców. Tak - motocykle, które przemieszczają się sprawniej i szybciej docierają na miejsce.

Natomiast samochody elektryczne również powinny zostać włączone do ograniczeń, bo są dużo cięższe i generują dużo więcej pyłów z 
klocków hamulcowych niż samochody spalinowe.

1.7.25 23:13:44 Brak SCT Brak SCT Brak SCT Zmienić na okres 35 lat Idiotyczne tak jak sama SCT SCT to idiotyczny pomysł krzywdzący mieszkańców Krakowa, okolic oraz małych przedsiębiorców, których nie stać na nowe samochody. 
Ludzie głosujący za SCT to zachłanne, nieempatyczne śmiecie

1.7.25 23:14:37 Strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum To nie jest dobra propozycja, jest bardzo restrykcyjna, to duże miasto a my nie jesteśmy bardzo zamożnym narodem. Strefa tylko w 
strefie A

Diesel norma euro 5 
Benzyna norma euro 4 
Tak jak w niemczech

Powinny być objęte auta z całego województwa. Tysiące osób wyprowadziło się poza 
obszar miasta i teraz masowo będą się meldować u znajomych w Krakowie 

500 zł ale rocznie nie miesięcznie Przestańmy dzielić ludzi . Kraków dla mieszkańców. Strefa musi powstać bo takie jest prawo. Ale ograniczmy ją do absolutnego minimum. 
Pieniądze można przeznaczyć na obowiązkowe wymiany pieców na obrzeżach bo to nas truje a nie samochody. Sam jestem posiadaczem 
auta które nie łapie się do strefy ze względu na wiek. Posiada wszystkie systemy ograniczające emisję spalin i je spełnia. Dlaczego mam go 
sprzedawać.

1.7.25 23:17:22 Proponuję wjazd do SCT samochodów do 3,5 t z zapłonem samoczynnym z normą emisji Euro 5 do 30 czerwca 2030 r., a z normą emisji Euro 6d bezterminowo. Jestem emerytem 75 letnim,  urodzony mieszkaniec w Krakowie i  mam samochód z 
silnikiem z zapłonem samoczynnym  spełniającym wymagania Euro 5, więc dlaczego 
mam być wykluczony z możliwości poruszania  w SCT po Krakowie. Kupiłem auto rocznik 
2015 i na następne auto nie będzie mnie stać. Korzystanie z komunikacji miejskiej 
(dojście) sprawia pewne problemy, samochód parkuję pod domem. Dlatego proponuję 
okres wyłączenia spod wymogów STC dla mieszkańców Krakowa dożywotnio, lub 
przynajmniej dożywotnio dla emerytów powyżej 70 roku  życia.   

Wjazd za opłątą oceniam raczej negatywnie, gdyż za opłatą (bez względu na jej wysokość) będą wjeżdżać auta (ludzie prowadzący biznesy) lawinowo  do SCT trując SCT. Należy uwzględnić dożywotnio wjazd do SCT emertyom powyżej 70 roku życia.

1.7.25 23:18:04 Ograniczyć ruch do II obwodnicy włącznie, ograniczenie czasowe parkowania na uliczkach pobocznych przed strefą.

Czy ktoś w ogóle w Krakowie zajmuje się sygnalizacją świetlną? Bo mam wrażenie, że albo nikt albo na siłe trzeba zniechęcić kierowców do używania samochodów( często się stoi bez sensu).

Poprawić komunikację ale nie przez budowę Metra.( drogie, długi czas budowy)
Częstotliwość autobusów i tramwajów powinna być zwiększona ale nie tylko w granicach miasta, dobudować linie tramwajowe.
Pochylić się nad pomyslem wprowadzenia Strefy Czystego Powietrza w okolicznych gminnach (zmiana sposobu ogrzewania, wymiana aut, rozwinięcie komunikacji, ograniczenie "migracji" ludzi poprzez 
codzienne dojazdy do pracy - stwarzanie miejsc pracy).

Ograniczyć zabudowę miasta, Kraków ze względu na swoje położenie musi się "wietrzyć".
Rozbudować ciepło systemowe.
Możemy iść dalej: wykorzystajmy tory tramwajowe do transportu zaopatrzenia.

Czyli teraz wszyscy będą jechać niby do szpitala.
Kiedy będzie więcej parkingów P&R i skomunikowania ich.

Kogo będzie stać na zakup auta np. elektrycznego (gdzie będą ładowane, totalny brak infrastruktury, jaka żywotność elektryka, jaki ślad węglowy jego produkcji, czy ktoś to bierze pod 
uwagę).
Mój diesel przy maksymalnym obciążeniu pali 6,5l/100km, większość Hybryd pali tyle samo przy wiekszej usterkowości podzespołów.
Dużo samochodów ma usunięte katalizatory i filtry DPF/FAP kto to kontroluje.
Zrobcie promocję na samochody nowe dla zwykłych "Kowalskich" to stare pójda na złom.

Dobry rabat na nowe auto i już oddaje swoje 14-sto letnie.
Chcę jeździć nowym teoretycznie bardziej ekologicznym.

Żle oceniam.
To nie ma nic wspólnego z ekologią tylko z nabijaniem pieniędzy, na co pójdą pieniądze? 

Historyczne i zabytkowe tylko 5 wjazdów rocznie i pod ścisłą kontrolą.
Specjalne (i tak służby komunalne w Krakowie wymieniają tabor powoli) z poza Krakowa ograniczenie ilościowe wjazdów do 2030 roku, 
potem zakaz.
Dostawcy/kurierzy okres przejściowy do 2028 potem zakaz.

1.7.25 23:18:56 Tylko strefa ścisłego centrum - tzn. rynek główny i okolice - strefa A Euro 6 dla diesli tak, ale nie roczniki od 2018…wystarczy standard euro 6 czyli od 2014/2015 roku.  Nie popadajmy w taki rygor - nigdzie takiego nie ma. Wystarczy popatrzeć na naszych 
sąsiadów. Euro 6 wystarczy. 

Mieszkańcy powinni być całkowicie wyłączeni z obowiązku. Przykład  - Berlin. W porządku. Mieszkańcy którzy płaca podatki w Krakowie - całkowicie wyłączeni z obowiązku. 



1.7.25 23:21:02 Ul. Zakopianska powinna być wyjęta spod strefy przynajmniej do dzielnicy Borek fałęcki ponieważ i tak większość osob tam zostawia swoje samochody na parkingu i jedzie potem tramwajem do centrum. 
Druga sprawa, Borek fałęcki to jest pierwsza pętla autobusa i tramwajowa od południa krakowa czyli dość strategiczne miejsce, dla mieszkanców południa.

samochody diesla o 2013 roku a nie od 2014. Czym różni się samochód 2014 od 2013 roku produkcji jak emituje albo wiecej albo tyle samo co2? Bez sensu, taktujcie ludzi równo jak wszyscy to wszyscy. Dlaczego chcecie czyscic kraków 
kosztem osob z poza krakowa ? skoro i tak kraków bedzie przez 5 lat zanieczyszczany 
przez ludzi z centrum. przepis do kosza.

Złodziejstwo, czyli jednak można ale trzeba zapłacić a pieniądze się ulotnią nie wiadomo gdzie. 

1.7.25 23:25:07 SCT jeśli już musi obowiązywać to powinno stanowić ścisłe centrum miasta. Przychodnie szpitale itp ważne miejsca dla mieszkańców Krakowa oraz okolicznych miejscowości Nie wprowadzać ograniczeń związanych z normą Euro a położyć nacisk na sprawność pojazdów wjeżdżających do strefy Wszyscy powinni móc skorzystać z okresu przejściowego Nabijanie kasy i ograbianie tych którzy często nie mają innej możliwości jak samochód Służba zdrowia (medyczna) w końcu niesie pomoc potrzebującym 
1.7.25 23:26:23 Nie powinno być żadnej strefy. Wszystkie miejsca powinny być dostępne dla każdego. Każdy jezdzi autem na jakie go stać, rok jego produkcji nie ma znaczenia Przestańcie zewsząd zabierać nam pieniądze. Jestem mieszkanka krakowa i by mmie to nie dotyczyło ale dajcie spokój. Każdy samochód i każdy ma prawo jeździć gdzie mu się podoba. 
1.7.25 23:28:00 W granicach plant, maksymalnie w granicach dzielnicy Stare Miasto z wyłączeniem Alei  Dojazd do urzędów. Chociaż przy strefie w obrębie tylko Starego Miasta nie było by takiej potrzeby Nie powinno być ograniczeń. Wg WHO samochody mają marginalny wpływ na jakość powietrza. Mieszkańcy miasta powinni być dożywotnio zwolnieni Jest to zmuszenie ludzi biednych, których nie stać na nowsze auto do ponoszenia kolejnych kosztów. Jest to wykluczenie komunikacyjne. 
1.7.25 23:31:32 Obszar Starego Miasta + do drugiej obwodnicy Dlaczego samochody typu Volkswagen Lupo, którego specjalne wersje potrafią spalić 3/4L/100 km nie zostaną dopuszczone do SCT, skoro emituje on mniej spalin niż najnowsze 

samochody i pomimo swojego rocznika (lata 90) jego silnik może spełnić wymogi EURO IV.
A także, dlaczego samochody benzunkwe z Euro III mogą mieć tylko zezwolenie na wjazd tylko przez najbliższe parę lat? Skoro benzyna jest "czystszym" paliwem od diesla? 

Chciałbym, aby auta z bezynkwym EURO III dla mieszkańców Krakowa nadal mogły 
jeździć po mieście po 2030 roku. Będą to auta już 20 paro letnie, jednak i tak będzie ich 
coraz mniej z roku na rok, a tez ceny takich samochodów nie będą takie wysokie.

1.7.25 23:38:06 Nie powinno być ustawionej żadnej strefy Nie powinno być żadnej strefy. Tak zwana "strefa czystego transportu" to w rzeczywistości "strefa bez korków dla bogatych". 

Krakowianie jeżdżą starymi samochodami nie dlatego że lubią stare auta ale ludzi nie stać na zakup nowych! 

Już wcześniej kraków pokazał środkowy palec biedakom pozwalając jeździć elektrykami po buspasach. Strefa to kolejny krok w tą stronę. Stare samochody zużywające śladowe ilości paliwa jak np fiat Punto będą zabronione a wielkie pickupy z 6l silnikiem zużywające 25l/100 
będą mogły jeździć po mieście. 

Kolejny przykład karania biednych ludzi. 

Wszystko po to, żeby bogaty nie musiał stać w korku generowanym przez biednego....
1.7.25 23:40:09 Strefa powinna obowiązywać w ścisłym centrum miasta ( Stare miasto + Kazimierz ) czyli miejscach gdzie porusza się dużo pieszych i turystów. Poza tymi granicami powinniście przemyśleć to, że warto byłoby 

zrobić choć raz jakąś ulgę dla mieszkańców a nie tylko zakazy, strefy i opłaty na każdym kroku. Strefa nie powinna obowiązywać prawnych mieszkańców miasta, którzy płacą w nim podatki i składają się na to, 
aby miasto stawało się ekologiczne również na innych płaszczyznach. Warto zauważyć, że najczęściej kopcącycmi pojazdami nie są auta z Krakowskimi numerami rejestracyjnymi, a te z aglomeracji miasta i 
busy. Podobnie ma to miejsce w momencie kiedy wyjedziecie Państwo poza granice miasta... Smród i wszechobecny dym, który niesie się do naszego miasta to GŁÓWNY POWÓD ZANIECZYSZCZEŃ KRAKOWA. 
Zacznijmy od ograniczenia emisji tzw. Obwarzanka Krakowa, który truje nasze powietrze, a potem sprawdźmy czy stan jakości powietrza nie uległ poprawie. Jeśli nie, wtedy działajmy ze Strefą Czystego 
Transportu.

Równolegle do tej propozycji zacznijcie już budować więcej parkingów, bo obecnie ilość i ich przepustowość jest śmiesznie mała. Górka 
Narodowa i Prokocim... świetnie... a co z resztą? Mamy ich obecnie 7, cena za dzień parkingu: 10 zł, to nadal dla niektórych może 
oznaczać większy koszt niż dojazd do pracy swoim samochodem. Taka prawda, ci których stać na samochody uprawnione do jeżdżenia 
w SCT i tak będą nimi jeździć, a nie są wcale bardziej ekologiczne niż te, które się do niej nie załapią. P&R są zazwyczaj pełne, pomyślcie 
też o komforcie ludzi, którzy muszą tu przyjeżdżać z innych miast do pracy, aby zapewnić im rozsądne środki transportu do miejsc 
pracy. Obecnie, w godzinach 7:30 - 9:30 podróż komunikacją miejską to samobójstwo, w autobusach i tramwajach brakuje miejsc 
stojących, ceny biletów rosną... w taki sposób nie zachęcicie ludzi do zmiany komfortu na codzienną udrękę. Zanim wprowadzimy 
zakazy, zacznijmy myśleć o tym co zrobić, aby nie karać mieszkańców.

Standard emisji Euro 4 dla silników benzynowych i Euro 5 dla silników diesla nie jest zły, ale to kwestia subiektywna. Warto przyjrzeć się emisjom i porównać, wartości aut 
niewchodzących w podany zakres standardów emisji może nie być wcale wiele większy od aut w tych normach. Nie zapominajmy również, że norma Euro w dowodzie a stan techniczny 
pojazdu to dwie odbiegające sprawy. Przeglądy powinny rygorystycznie podchodzić do sprawdzania emisji i zadymienia samochodów. Często sam filtr DPF w silniku diesla może za bardzo 
nie pomagać, szczególnie jeśli mieszkaniec jeździ tym samochodem tylko po mieście, ten filtr musi się wypalić i wypali się właśnie w mieście powodując masę zanieczyszczeń. Widzimy to 
również na przykładzie kopcących hybrydowych pojazdów komunikacji miejskiej, które też te filtry muszą wypalać.

Tak więc, nie norma, a stan techniczny pojazdu powinien grać tu kluczową rolę. Niezależnie czy mamy do czynienia z prawie nowym samochodem, czy starszym pojazdem. Moim hobby 
jest motoryzacja, moim marzeniem jest posiadanie klasyka, którym mógłbym weekendowo podróżować ciesząc się swoją pasją. Niestety Wasze wymogi mogą skutecznie przekreślić to co 
ja i zapewne wielu mieszkańców chciałoby mieć. Oczywiście... rozumiem, że można zarejestrować samochód jako klasyka i wjechać nim AŻ 50 RAZY W CIĄGU ROKU. Skąd ta liczba? 
Dlaczego stawiacie to ograniczenie? Czy za 51 razem samochód będzie już nieekologiczny? Brzmi to trochę absurdalnie i jako mieszkaniec, posiadacz samochodów, które wchodzą w 
zakres norm emisji stoję w obronie tych, którzy mają podobną pasję jak ja... Uwierzcie, pasją dla wszystkich nie musi być wyłącznie piłka nożna, czy bieganie ;)

Jest to dobry pomysł, tak jak wspomniałem wcześniej, mieszkańcy powinni być inaczej 
traktowani w tym wymogu, bo płacą podatki i wspierają nimi rozwój tego miasta. Jednak 
z drugiej strony wydaje mi się, że te 5 lat i tak nie zmienią tego o co walczymy. Transport 
to jedynie ułamek tego co powoduje zanieczyszczenie miasta. Zanieczyszczenia płynące z 
aglomeracji miasta i samego zabudowania Krakowa, który nie posiada korytarzy 
powietrznych jak inne europejskie miasta powoduje, że powietrze dobrej jakości niestety 
nie będzie dla nas. Jakoś powietrza w Trójmieście jest znacznie lepsza, a nie wydaje mi 
się, żeby był to powód mniejszej ilości samochodów z normami poniżej Euro 4

Opłaty opłaty opłaty... Wydaje mi się, że takimi uwarunkowaniami pokazujecie na czym tak na prawdę Wam zależy. Nie na ekologii, a na ciągłym wzbogacaniu się, czy to dzięki ilości stref 
parkowania, których nie sposób ogarnąć i zapamiętać w której kiedy się parkuje, czy to dzięki cenom biletów komunikacji miejskiej, a teraz łatanie budżetu przez wyłącznie wjazd samochodem do 
miasta. Jak wspominałem wcześniej... najpierw zadbajcie o to, żeby było to możliwe, a potem domagajcie się za to opłat.

Punkt analogiczny do punktu 4 ankiety. Uważam, że to dobre rozwiązanie, ale nadal do niczego konkretnego nie prowadzi...

1.7.25 23:42:46 Ograniczyć strefę do placu wszystkich świętych Na pewno Wawel powinien być wyłączony, tak aby każdy mógł podjechać autem i móc zobaczyć grobowiec Lecha Kaczyńskiego. Każdy samochód, którego właściciel identyfikuje się z normą Euro 1 i wyższą. Sprawi to, że Strefa Czystego Transportu stanie się obszarem w pełni inkluzywnym, zielonym i 
zrównoważonym społecznie.  

100 lat Żadnych dodatkowych opłat za korzystanie z konstytucyjnej wolności przemieszczania się. Wszyscy przedstawiciele gatunku homo sapiens powinni zostać zwolnieni.

1.7.25 23:51:40 Ten pomysł jest zły, dyskryminujący i świadczy tylko o bezkarności rządzących względem osób, które mało zarabiają. Należy jak najszybciej zająć się rozwiązaniem problemów nurtujących kierowców w 
Krakowie. Przede wszystkim upłynnieniem ruchu. Zlikwidować szykany i przewężenia ograniczające ciągłość ruchu, szerokość drogi i widoczność. Przywrócić lewo i prawoskręty w miejscach, gdzie zostały 
wykonane przewężenia, np. na Bieżanowie. Dostosować zanikające pasu do istniejących rozwiązań drogowych na drodze głównej, np. na ul. Wielickiej, skrzyżowanie z Teligi, gdzie po "remoncie" zanika pas 
drugi od lewej, będący równocześnie pasem do jazdy na wprost. 

Trzeba jak najszybciej otworzyć zjazd z S7 w Zesławicach, aby odciążyć ul. Piasta Kołodzieja. 

Poza tym ludzie z okolic całe życie pracowali w Krakowie, odmawiacie wjazdu do miasta ludziom, którzy całe życie budowali dobrostan miasta, a teraz chcecie zabronić im odwiedzania rodziny, czy lekarza, a 
może zakazać im jazdy do szpitala, albo na cmentarze? Ten pomysł jest tak absurdalny, że w ogóle nie powinien powstać. Jeszcze chcecie kontrolować, gdzie można wjeżdżać i ile razy? 

Ten pomysł jest zły, dyskryminujący i świadczy tylko o bezkarności rządzących względem osób, które mało zarabiają. Należy jak 
najszybciej zająć się rozwiązaniem problemów nurtujących kierowców w Krakowie. Przede wszystkim upłynnieniem ruchu. 
Zlikwidować szykany i przewężenia ograniczające ciągłość ruchu, szerokość drogi i widoczność. Przywrócić lewo i prawoskręty w 
miejscach, gdzie zostały wykonane przewężenia, np. na Bieżanowie. Dostosować zanikające pasu do istniejących rozwiązań drogowych 
na drodze głównej, np. na ul. Wielickiej, skrzyżowanie z Teligi, gdzie po "remoncie" zanika pas drugi od lewej, będący równocześnie 
pasem do jazdy na wprost. 

Trzeba jak najszybciej otworzyć zjazd z S7 w Zesławicach, aby odciążyć ul. Piasta Kołodzieja. 

Poza tym ludzie z okolic całe życie pracowali w Krakowie, odmawiacie wjazdu do miasta ludziom, którzy całe życie budowali dobrostan 
miasta, a teraz chcecie zabronić im odwiedzania rodziny, czy lekarza, a może zakazać im jazdy do szpitala, albo na cmentarze? Ten 
pomysł jest tak absurdalny, że w ogóle nie powinien powstać. Jeszcze chcecie kontrolować, gdzie można wjeżdżać i ile razy? 

Ten pomysł jest zły, dyskryminujący i świadczy tylko o bezkarności rządzących względem osób, które mało zarabiają. Należy jak najszybciej zająć się rozwiązaniem problemów nurtujących 
kierowców w Krakowie. Przede wszystkim upłynnieniem ruchu. Zlikwidować szykany i przewężenia ograniczające ciągłość ruchu, szerokość drogi i widoczność. Przywrócić lewo i 
prawoskręty w miejscach, gdzie zostały wykonane przewężenia, np. na Bieżanowie. Dostosować zanikające pasu do istniejących rozwiązań drogowych na drodze głównej, np. na ul. 
Wielickiej, skrzyżowanie z Teligi, gdzie po "remoncie" zanika pas drugi od lewej, będący równocześnie pasem do jazdy na wprost. 

Trzeba jak najszybciej otworzyć zjazd z S7 w Zesławicach, aby odciążyć ul. Piasta Kołodzieja. 

Poza tym ludzie z okolic całe życie pracowali w Krakowie, odmawiacie wjazdu do miasta ludziom, którzy całe życie budowali dobrostan miasta, a teraz chcecie zabronić im odwiedzania 
rodziny, czy lekarza, a może zakazać im jazdy do szpitala, albo na cmentarze? Ten pomysł jest tak absurdalny, że w ogóle nie powinien powstać. Jeszcze chcecie kontrolować, gdzie można 
wjeżdżać i ile razy? 

Ten pomysł jest zły, dyskryminujący i świadczy tylko o bezkarności rządzących względem 
osób, które mało zarabiają. Należy jak najszybciej zająć się rozwiązaniem problemów 
nurtujących kierowców w Krakowie. Przede wszystkim upłynnieniem ruchu. Zlikwidować 
szykany i przewężenia ograniczające ciągłość ruchu, szerokość drogi i widoczność. 
Przywrócić lewo i prawoskręty w miejscach, gdzie zostały wykonane przewężenia, np. na 
Bieżanowie. Dostosować zanikające pasu do istniejących rozwiązań drogowych na drodze 
głównej, np. na ul. Wielickiej, skrzyżowanie z Teligi, gdzie po "remoncie" zanika pas drugi 
od lewej, będący równocześnie pasem do jazdy na wprost. 

Trzeba jak najszybciej otworzyć zjazd z S7 w Zesławicach, aby odciążyć ul. Piasta 
Kołodzieja. 

Poza tym ludzie z okolic całe życie pracowali w Krakowie, odmawiacie wjazdu do miasta 
ludziom, którzy całe życie budowali dobrostan miasta, a teraz chcecie zabronić im 
odwiedzania rodziny, czy lekarza, a może zakazać im jazdy do szpitala, albo na 
cmentarze? Ten pomysł jest tak absurdalny, że w ogóle nie powinien powstać. Jeszcze 
chcecie kontrolować, gdzie można wjeżdżać i ile razy? 

Ten pomysł jest zły, dyskryminujący i świadczy tylko o bezkarności rządzących względem osób, które mało zarabiają. Należy jak najszybciej zająć się rozwiązaniem problemów nurtujących kierowców 
w Krakowie. Przede wszystkim upłynnieniem ruchu. Zlikwidować szykany i przewężenia ograniczające ciągłość ruchu, szerokość drogi i widoczność. Przywrócić lewo i prawoskręty w miejscach, gdzie 
zostały wykonane przewężenia, np. na Bieżanowie. Dostosować zanikające pasu do istniejących rozwiązań drogowych na drodze głównej, np. na ul. Wielickiej, skrzyżowanie z Teligi, gdzie po 
"remoncie" zanika pas drugi od lewej, będący równocześnie pasem do jazdy na wprost. 

Trzeba jak najszybciej otworzyć zjazd z S7 w Zesławicach, aby odciążyć ul. Piasta Kołodzieja. 

Poza tym ludzie z okolic całe życie pracowali w Krakowie, odmawiacie wjazdu do miasta ludziom, którzy całe życie budowali dobrostan miasta, a teraz chcecie zabronić im odwiedzania rodziny, czy 
lekarza, a może zakazać im jazdy do szpitala, albo na cmentarze? Ten pomysł jest tak absurdalny, że w ogóle nie powinien powstać. Jeszcze chcecie kontrolować, gdzie można wjeżdżać i ile razy? 

Ten pomysł jest zły, dyskryminujący i świadczy tylko o bezkarności rządzących względem osób, które mało zarabiają. Należy jak najszybciej 
zająć się rozwiązaniem problemów nurtujących kierowców w Krakowie. Przede wszystkim upłynnieniem ruchu. Zlikwidować szykany i 
przewężenia ograniczające ciągłość ruchu, szerokość drogi i widoczność. Przywrócić lewo i prawoskręty w miejscach, gdzie zostały 
wykonane przewężenia, np. na Bieżanowie. Dostosować zanikające pasu do istniejących rozwiązań drogowych na drodze głównej, np. na ul. 
Wielickiej, skrzyżowanie z Teligi, gdzie po "remoncie" zanika pas drugi od lewej, będący równocześnie pasem do jazdy na wprost. 

Trzeba jak najszybciej otworzyć zjazd z S7 w Zesławicach, aby odciążyć ul. Piasta Kołodzieja. 

Poza tym ludzie z okolic całe życie pracowali w Krakowie, odmawiacie wjazdu do miasta ludziom, którzy całe życie budowali dobrostan 
miasta, a teraz chcecie zabronić im odwiedzania rodziny, czy lekarza, a może zakazać im jazdy do szpitala, albo na cmentarze? Ten pomysł 
jest tak absurdalny, że w ogóle nie powinien powstać. Jeszcze chcecie kontrolować, gdzie można wjeżdżać i ile razy? 

1.8.25 0:00:32 Moi zdaniem to mieszkańcy Krakowa powini być objęci zakazem w pierwszej kolejności 
mają tramwaje co 10 minut to samo dotyczy autobusów a poruszają się samochodami 
korkują całe miasto widzę to na codzień dojeżdżając mpk do pracy do miasta mieszkają 2 
ulice od przedszkoli a dowożą dzieci autami i gdzie tu mówić o czystym powietrzu i 
ekologi najlepiej zrzucić winę na tych spoza Krakowa tj na wsie a gdyby nie ludzie że wsi i 
IC ciężka praca to nie jeden miesciuch nie miał by co jeść to szanujmy się na wzajem i nie 
dzielmy się na biednych i bogatych bo nie wszystkich stać na nowe auta to jest moja 
opinia je

Jeżeli takie rozwiązanie z opłatami to dla wszystkich możliwość wjazdu po oplacie Ludzie pracujący w służbie zdrowia  szkołach przedszkolach żłobkach i urzędach panstwowych

1.8.25 0:04:41 Proponuję aby strefa obejmowała tylko rynek główny i kazimierz Nie ma to znaczenia ponieważ strefa powinna obejmować tylko rynek i kazimierz W Strefie tylko i wyłącznie na rynku oraz na Kazimierzu mogą być takie. Strefa tylko na rynku i Kazimierz więc nie ma sensu zmieniać To kolejny podatek. Stop haraczom Żadnego ograniczenia na 5lat i strefa rynek plus Kazimierz
1.8.25 0:05:38 Strefa powinna obejmować jedynie centrum miasta W przypadku aut z silnikiem wysokoprężnym wystarczająca powinna być norma EURO5 Dobre jedynie pod warunkiem obowiązywania strefy w ścisłym centrum Kraków powinien promować historię również motoryzacyjną!!! Pojazdy zabytkowe zwłaszcza w mieście takim jak Kraków powinny 

poruszać się w SCT bez limitu. Należy uwzględnić fakt iż nie są to i tak auta używane na codziennie, natomiast nawet krótka przejażdżka na 
przysłowiową kawę oznacza utratę dnia z limitu. Kraków powinien promować historię również motoryzacyjną!!!

1.8.25 0:05:38 Brak strefy w Krakowie Dojazd możliwy wszędzie, dla każdego. Miasto nie ma prawa ingerować w posiadany przeze mnie sprzęt. Nie ma prawa też żądać ode mnie jego wymiany (chyba, że na koszt miasta). Co znaczy "mieszkaniec" Krakowa? Student np jest mieszkańcem, turysta na okres 
bytności również. 
Kto i na jakiej podstawie prawnej będzie egzekwował i wyznaczał "mieszkańców"? Po 
zameldowaniu? Rejestracji auta(kierowca ma być mieszkańcem, czy auto ma należeć do 
mieszkańca) ? Po adresie zamieszkania (jak i na jakiej podstawie byłoby to 
weryfikowane)? Co z rodziną mieszkańca? 

To ograniczenie swobodnego przemieszczania się, niezgodne z konstytucją, jak cała strefa. Chyba, że zapewnicie pod strefą bezpłatne, wielkie parkingi i bezpłatną komunikację z tych parkingów do 
wszystkich zakątków miasta.

1.8.25 0:05:47 Nie  powinno być żadnej strefy. Nie  powinno być żadnej strefy Nie powinno być żadnych wymagań. Wymagania dla aut spowodują zamknięcie Krakowa na transport z zewnątrz. Ocenianie samochodu ze względu na rok produkcji lub standard emisji 
jest po prostu głupi, bo zgodnie z tą filozofią nowy amerykański Muscle Car z silnikiem 5l, palący 35 l/100km będzie mógł wjechać a 20-to letni Fiat Seicento z silnikiem 0.6l, palący 
5l/100km już nie - ABSURD. A jeśli tak bardzo leży Wam na sercu czystość powietrza i redukowanie cząstek PM wywołujących smog to co z pyłami pochodzącymi z opon? 
Polecam artykuł: https://www.auto-swiat.pl/wiadomosci/aktualnosci/opony-emituja-wiecej-zanieczyszczen-niz-silnik-duzo-wiecej/gld1gp6 
Wg. artykułu: "pył wynikający ze zużycia opon jest nie 1000, lecz nawet 1850 razy groźniejszy niż cząsteczki stałe zawarte w spalinach!" i dalej "Cząstki stałe emitują więc (zużywając 
opony) nie tylko samochody spalinowe, lecz także elektryczne. Te ostatnie… w szczególnym stopniu. To dlatego, że są ciężkie."
Walczycie o czyste powietrze w złym miejscu. Po pierwsze powinniście upłynnić ruch, nie zatrzymywać co chwila samochodów źle ustawioną sygnalizacją świetlną. Zatrzymywanie i 
ponowne ruszanie samochodów co chwilę przez sygnalizację powoduje większe ścieranie się opon, klocków hamulcowych (dodatkowa emisja cząstek PM) i większą emisję spalin, co was 
tak bardzo przecież boli.
Można walczyć z zanieczyszczeniami, ale z Głową i rozsądkiem!

Rekomenduję całkowite wyłączenie (bez limitu) dla mieszkańców NACIĄGANIE NA KASE -> HARACZ. 
Ludzie jeżdżą starymi samochodami nie dlatego że lubią, tylko dlatego że ich nie stać na nowe!!! A Wy chcecie tych najmniej zamożnych jeszcze wykorzystywać finansowo. WSTYD!!! Chcecie jeszcze 
bardziej ich wykluczyć.

1.8.25 0:07:07 Bezterminowo powinny zostać pojazdy od Euro4 dla Diesli oraz Euro1 wzwyż, oraz każdy pojazd historyczny i zabytkowy. 5 lat powinna trwać cała strefa, aby móc wyciągnąć wnioski i ją odwołać.
1.8.25 0:07:38 Docelowa granica (prawie cały Kraków, ograniczony autostradowymi obwodnicami) jest zdecydowanie za duża. 

W obecnym kształcie powinna obejmować obszar porównywalny ze strefą płatnego parkowania (całą), żeby to było dla kierowców logiczne.

W przyszłości można wprowadzić drugą SCT o obniżonych parametrach w proponowanych granicach, tak jak to jest np. w Berlinie.

Wszystkie P+R powinny być tak zorganizowane. W końcu po to są. 

Ogólnie powinno być zdecydowanie więcej P+R w całym Krakowie i przy okazji wprowadzania SCT powinny powstać plany ich 
zbudowania. 

Nie mam zdania. Mieszkańcy Krakowa (zarejestrowani) powinni mieć obniżone wymagania na zawsze (np. 
o jedną klasę euro i np +5 lat do wieku samochodu), a nie tylko wyłączenie na 5 lat. Niech 
mają coś z tego, że tutaj płacą podatki. 

Jest beznadziejnie opisane w ustawie. Z brzmienia zapisu wynika, ze wszystkie pojazdy są objęte opłatą. Jest te albo ewidentny bubel, albo próba przepchnięcia zapisu szkodliwego dla mieszkańców:

"""§ 7. 1. Dopuszcza się w okresie od dnia 1 lipca 2025 r. do dnia 30 czerwca 2028 r., wjazd do Strefy
pojazdów pod warunkiem uiszczenia opłaty, zwanej dalej „Opłatą emisyjną”, o której mowa w Art.
39. pkt 5 Ustawy."""

Cytat. Nigdzie nie jest napisane, ze pojazdów wymienionych jako nieuprawnione w punkcie takim a takim ustawy!

Pojazdy historyczne/zabytkowe to znana furtka dla omijania przepisów. Jeśli ktoś chce wjechać zabytkowym to może zapłacić opłatę 
wymienioną w punkcie 5. 

1.8.25 0:17:00 Powinna zostać ograniczona do obszaru wewnątrz trzeciej obwodnicy. Urzędy Samochody na benzynę powinny być dopuszczone od normy euro2. To absurd, że Seicento z malutkim silniczkiem nie mogłoby wjechać do miasta, a nowy Ford Mustang z silnikiem 5.0 
V8 mógłby.

Samochody z instalacją LPG powinny być wyłączone z ograniczeń z uwagi na nieporównywalnie mniejsze emisje od samochodów tylko na benzynę.

Mieszkańcy posiadający ten sam samochód od co najmniej 10 lat powinni mieć 
możliwość korzystania z niego bez ograniczeń, bez względu na jego wiek. Dbanie o 
samochód, żeby posłużył jak najdłużej jest bardziej ekologiczne niż wymiana samochodu.

To uderzy w najbiedniejszych. Bogatych stać na nowe samochody, a biedni będą jeszcze biedniejsi, gdy np. będą potrzebowali zawieźć bliską osobę do innego szpitala niż uniwersytecki. Pojazdy którymi podróżują osoby niepełnosprawne, jako pasażer bądź kierowca. Dla takich osób, które nie mogą sobie pozwolić na nowszy 
samochód, podróż komunikacją publiczną może być zbyt ciężka.

1.8.25 0:17:38 SCT powinna obowiązywać wyłącznie w ścisłym centrum na wymienionych ulicach: Stare Miasto, Stary Kleparz, ul. Biskupia, ul. Powiśle, Podzamcze, Augustiańska, Paulińska, Piekarska, Skawińska, 
SCT nie powinna obowiązywać w całym mieście (w jego granicach). 

Strefa jest zbyt obszerna. Nie przewidujecie wielu danych, są różne potrzeby, których nie bierzecie pod uwagę.
Woziłem jeszcze niedawno na chemię mojego tatę na Gancarską. Nie jest to Prokocim i nie wyobrażam sobie jechać na Park and Ride a 
później tramwajem lub autobusami z przesiadkami, gdzie po chemii mój tata nie mógł stać o własnych siłach i wymiotował.
Co wy wymyślacie za głupoty. 
Chemia plus różne wizyty kontrolne, wizyty u różnych lekarzy w prywatnych gabinetach, w różnych częściach miasta. Koszty wizyt 
kosmiczne i jeszcze trzeba będzie płacić za wjazd do miasta?
Kto to wymyślił to proszę to przeczytać i chwilę pomyśleć ile nieszczęścia  i dodatkowego stresu fundujecie ludziom choćby w takiej 
sytuacji jak ta.
I patrząc na ceny używanych samochodów, które po rozpoczęciu wojny w Ukrainie poszybowały w kosmos, to raczej długo będę 
jeździł moją toyotą diesel z 2007 roku.
Niech się ktoś tam w urzędzie opamięta, proszę dać to komuś inteligentnemu przeczytać. Dziękuję.

Większości mieszkańców nie stać na auta z roczników 2018+ i wprowadzanie takich wymagań jest po prostu ograniczaniem praw obywatelskich. Poza tym nie chodzi chyba tak naprawdę 
o poprawę powietrza, tylko o zastrzyk gotówki do kasy miejskiej, skoro można będzie kupić sobie prawo wjazdu za pieniądze w ramach abonamentu. To jest po prostu kolejny podatek 
dla osób posiadających samochód.
Należy wprowadzić całkowity zakaz palenia węglem i paliwami stałymi w ościennych gminach. Cały smog jest zasysany do Krakowa z graniczących z miastem miejscowości. Smog jest 
uciążliwy wyłącznie w miesiącach, w których jest sezon grzewczy. Idealnie widać "siwą czapę" nad Krakowem jak jedzie się ulicą Świątnicką z Mogilan w stronę Świątnik Górnych (polecam 
sobie to obejrzeć). W lecie nigdy nie ma takiej sytuacji. Za SCT lobbują środowiska pseudoekologiczne, nie mające nic wspólnego z prawdziwą ekologią i troską o czyste powietrze. To są 
osoby nienawidzące motoryzacji i lobbujące za przemysłem aut elektrycznych. 
Auta elektryczne (produkcja baterii i ich utylizacja) pozostawiają większy ślad węglowy niż auto spalinowe (benzynowe lub diesel), które odpowiednio eksploatowane potrafią przejechać 
grubo ponad 300 tyś. km.
Zlikwidujcie kopciuchy w okolicznych miejscowościach, a nie odbierajcie ludziom możliwości swobodnego przemieszczania się, bycia mobilnym i niezależnym. 

Pracuję w Krakowie, robię zakupy w Krakowie, czyli przyczyniam się do rozwoju tego 
miasta, daję też tym samym pracę innym. Mieszkam 1 km od granic Krakowa i 
korzystam z samochodu. Po wprowadzeniu SCT nie będę robił zakupów w Krakowie lecz 
w Skawinie lub Myślenicach. 
Fajnie, że zamiast przejechać 1 km będę musiał przejechać 8 lub prawie 25 do Myślenic. 
Baaardzo ekologiczne podejście z korzyścią dla środowiska i mojego portfela przy okazji. 
Brawo ekolodzy, spalę więcej paliwa i wytworzę więcej tak przecież szkodliwych cząstek 
PM. Planeta Ziemia wam podziękuje.
Acha, tak przy okazji to ciekawe ile małych rodzinnych sklepików, barów, restauracji i 
punktów usługowych zamknie się z powodu odpływu klientów, którzy nie będą mieli 
możliwości wjechać do Krakowa.
Ciekawe czy wpływy z abonamentów za wjazd samochodów do miasta będą wyższe niż 
te z podatków odprowadzanych przez przedsiębiorców.

Mniejsza strefa, a wyłączenie na okres 10 lat dla mieszkańców Powiatu krakowskiego, a 
nie wyłącznie Krakowa.

Skandal, kolejny ukryty podatek dla właścicieli samochodów, nie ma to nic wspólnego z ekologią. Skok na kasę. Tak jak napisałem wyżej, 10 lat wyłączenia i dla mieszkańców Powiatu.
Pojazdy specjalne - ok
Pojazdy zabytkowe również ok, w końcu zabytek, a że na kołach to niczym się nie różni od pomnika i chwała ludziom, którzy dbają o takie 
auta, niejednokrotnie wydając olbrzymie pieniądze na utrzymanie ich w dobrym stanie. O historię motoryzacji należy dbać.

1.8.25 0:18:09 Jestem przeciw wprowadzaniu jakiejkolwiek SCT Jestem przeciw wprowadzaniu jakiejkolwiek SCT Jestem przeciw wprowadzaniu jakiejkolwiek SCT Mieszkańcy Krakowa NIGDY nie powinni podlegać ograniczeniom Jest to próba wyłudzenia pieniędzy. Jestem przeciw wprowadzaniu jakiejkolwiek SCT Jestem przeciw wprowadzaniu jakiejkolwiek SCT
1.8.25 0:29:30 Tylko tereny wewnątrz 3. obwodnicy Wszystkie Park&Ride, nie tylko 1 Koszty samochodów osobowych wzrosły w ostatnich latach. Auto z lat ok. 2009-2012 kosztuje co najmniej 17-18 tys. zł, a proponowane są limity, które spełnią tylko jeszcze młodsze 

auta, a więc dużo droższe. Zaproponowane standardy emisji doprowadzą do wykluczenia komunikacyjnego wielu mieszkańców, którzy nie mogą również liczyć na sprawną komunikację 
miejską (tzw. "autobusy-widmo")

Zdzierstwo i wykluczenie. Ja nie jestem zameldowany w Krakowie, a mieszkam tu przez 95% czasu, więc takie wydatki, żeby móc poruszać się autem, są nieakceptowalne Ludzie wynajmujący mieszkanie w Krakowie, ale bez zameldowania tutaj i niepłacący tutaj podatków

1.8.25 0:39:04 Strefa powinna obowiązywać w granicach III obwodnicy ,a nie cały Kraków. Zwolnienie emerytów.
1.8.25 0:39:28 strefa SCT nie powinna obowiązywać na terenie całego miasta, a jedynie w ścisłym centrum, tak jak w innych europejskich miastach jest to zdecydowanie zbyt mały obszar. Do każdego szpitala, poradni medycznej, centrum medycznego pacjenci powinni mieć 

nielimitowany dostęp
Wyłączenie spod wymogów SCT dla mieszkańców Krakowa powinno działać  "z 
automatu", na podstawie tablic rejestracyjnych bez dodatkowych rejestracji pojazdu w 
systemie czy dodatkowych weryfikacji

podane propozycje opłat są zbyt wysokie

1.8.25 0:39:46 Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .

Do projektu nie załączono żadnego uzasadnienia granic strefy, ani wyników badań naukowych, wykazujących, że na tym obszarze znacząco są przekroczone normy jakości powietrza i przekroczenie jest 
skutkiem zanieczyszczeń pochodzących z transportu. 

Jeżeli jednak strefa musiałaby istnieć, to powinna być jak najmniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości rzędu 0,2 km kw. Przekroczenie średniorocznej normy dwutlenku azotu nastąpiło tylko 
na obszarze o takiej powierzchni, co stwierdzono w ocenie jakości powietrza Głównego Inspektora Ochrony Środowiska (za rok 2023). Należy przypomnieć, że to właśnie przekroczenie tej normy ma być 
ustawową przesłanką wprowadzenia strefy.

Co więcej, ustanowienie SCT nawet na znacznie mniejszym obszarze, jest prawnie możliwe.

Obecny projekt przewiduje strefę o powierzchni ponad 250 km kw.! To ponad 3/4 powierzchni Krakowa! Wielkość i granice strefy w ogóle nie są powiązane z występowaniem zanieczyszczeń, a w szczególności 
z przekroczeniem normy NO2. Dla porównania tylko dodam, że w Warszawie powierzchnia strefy to ok. 7% powierzchni miasta.

Co więcej, założenia krakowskiego projektu stoją w rażącej sprzeczności z programem ochrony powietrza, w którym Sejmik Województwa Małopolskiego rekomendował, na jakim obszarze strefa powinna być 
ustanowiona. Sejmik wskazywał, że powinna być ona ograniczona w pierwszym rzędzie drugą obwodnicą, tj. m.in. Alejami Trzech Wieszczów (tak proponowano w pierwszym projekcie uchwały z 2022 roku).

Jednocześnie, uważam, że nawet przy niewielkiej strefie, spod obowiązków ustanowionych na jej obszarze powinni być wyłączeni mieszkańcy Krakowa i okolic.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Uważam, że przedstawiony kształt granic nie jest dobrą propozycją. Wszystkie szpitale, urzędy, ośrodki dla seniorów, ośrodki zdrowia, 
obiekty sportowe i parkingi Park and Ride powinny być dostępne każdym autem, niezależnie do jego poziomu emisji zanieczyszczeń.

Jeżeli strefa musiałaby istnieć, to powinna być o wiele mniejsza – np. obejmować obszar w śródmieściu o wielkości ok. 0,2 km kw. (co 
wynika z Oceny jakości powietrza GIOŚ za rok 2023). Wtedy nie byłoby konieczności wprowadzania „wcięć” do obszaru strefy 
obejmujących pojedyncze ulice, aby dostać się do kluczowych miejsc dla mieszkańców miasta i okolic. Jednocześnie warto zauważyć, 
że takie „wcięcia” są niefunkcjonalne. Nie przewidziano bowiem, że dana ulica nieobjęta strefą może być remontowana, albo czasowo 
wyłączona z ruchu wskutek innych zdarzeń. Nie ma w takim wypadku możliwości objazdu i dotarcia do określonego miejsca drogą 
alternatywną (np. w przypadku al. 29 listopada – do Park and Ride na Górce Narodowej). W razie remontu albo ten dojazd byłby 
niemożliwy.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie.
 Niezależnie od uwarunkowań prawnych (ograniczenie prawa własności i swobody przemieszczania się) oraz społecznych (wykluczenie komunikacyjne osób mniej zamożnych), wymogi 
dotyczące norm Euro i roczników przewidziane w uchwale są nieadekwatne w kontekście celu uchwały. 
Minimalny rok produkcji i minimalna norma emisji Euro nie są wymogami adekwatnymi do deklarowanych przez miejskie władze celów.
W pierwszym rzędzie warto zwrócić uwagę, że samochody zarejestrowane po maju 2004 nie mają mierzonego parametru HC (węglowodory pierścieniowe – norma do 100ppm), który jest 
powiązany w znacznej mierze z pobieraniem oleju przez silnik. Przyczyną dużego poboru jest poprawa „parametrów ekologicznych” – wskutek obostrzeń producenci musieli obniżyć 
tarcie. Taki efekt uzyskali poprzez montowanie cienkich pierścieni tłokowych, które dość szybko ulegają zużyciu i nierzadko przy przebiegach już poniżej 100 tys. km zaczynają 
przepuszczać olej. Spalany olej wskutek nieszczelności zaczyna blokować pierścienie tłokowe, oraz osiada na elementach głowicy. Wprowadzona w roku 2004 roku norma Euro 4 została 
pozbawiona parametru HC. Wyższe normy tylko pogłębiają problem szybkiego zużycia jednostek napędowych.
Znane są również przykłady samochodów spełniających wyższe normy niż formalnie przypisane im w dokumentacji fabrycznej. Jest tak ponieważ w latach, gdy zostały wyprodukowane 
obowiązywała niższa norma niż później wprowadzona, którą te samochody by spełniały. Przy zakazie wjazdu do SCT obejmującym pojazdy klasyfikowane jako spełniające tylko normę 
euro 4, samochód spełniający na papierze tę normę, a w rzeczywistości euro 6, nie wjedzie legalnie.
Można również zaobserwować przypadki odwrotne – np. Łada Niva z roku 2021 przywieziona z Ukrainy spełnia w rzeczywistości podstawową niską normę Euro, ale w Polsce zostanie 
zakwalifikowana jako spełniająca normę Euro 6+.  Jest to możliwe  ponieważ używany samochód pierwszy raz rejestrowany na terytorium Polski ma wpisywaną normę Euro obowiązującą 
w roku jego produkcji. Podobnie rzecz się ma z samochodami sprowadzonymi z USA.
W Niemczech strefy czystego transportu działają już od wielu lat i na podstawie przeprowadzonych tam badań można stwierdzić, że stare samochody z silnikami diesla posiadające układy 
recyrkulacji spalin spełniające warunki norm od Euro 1 do Euro 5 nie mają negatywnego wpływu na stężenie NO2 w niemieckich miastach. Stuttgart, gdzie notuje się najgorsze wyniki 
pomiarów NO2 posiada tylko ok. 16 procent pojazdów z silnikami diesla spełniających normy od Euro 1 do Euro 5. Natomiast w Lubece w roku 2018 spośród wszystkich samochodów 
około 30% stanowiły diesle, a dwie trzecie z nich stanowiły pojazdy spełniające normy emisji spalin euro 1 do euro 5. Pomimo tak wysokiego wskaźnika poruszających się samochodów z 
silnikami diesla w Lubece odnotowano tylko 26 mikrogramów NO2 na metr sześcienny. Podobne wyniki odnotowano również w Monachium i wielu innych Niemieckich miastach, gdzie 
pomimo dużej liczby użytkowanych samochodów z silnikami diesla starszej konstrukcji limity NO2 nie są przekraczane.
Jak widać, umożliwianie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu takiej SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam 
NEGATYWNIE . 

Jeżeli musiałaby jednak istnieć, to wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować 
bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a 
także przedsiębiorców (niezależnie od formy prowadzenia działalności), którzy mają 
siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.

Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w 
szczególności przedkładania szeregu dokumentów dotyczących opodatkowania czy 
zameldowania.

Jestem przeciwko istnieniu takiego SCT w Krakowie. Proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE . 

Nakładanie opłat za wjazd do SCT na osoby, które nie mogą spełnić kryteriów wjazdu w związku z posiadaniem pojazdu niskiej wartości lub homologowanego do niższej niż wymagana normy emisji 
spalin, może ponadto być niezgodne z szeregiem przepisów konstytucyjnych oraz stanowić źródło nowych podziałów i konfliktów społecznych.
Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

Jestem przeciwko istnieniu SCT w Krakowie. Cały proponowany projekt oceniam NEGATYWNIE .
Wyłączenie spod wymogów SCT powinno obejmować bezterminowo mieszkańców nie tylko Krakowa, ale również okolicznych powiatów, a 
także przedsiębiorców, którzy mają siedzibę lub prowadzą działalność w Krakowie.
Nie powinno być także wymogu wcześniejszego zgłaszania pojazdu przez właściciela, w szczególności przedkładania szeregu dokumentów 
dotyczących opodatkowania czy zameldowania.
Prawo powinno być sprawiedliwe i równe dla wszystkich. Tak stanowi KONSTYTUCJA . 
Osoby posiadające pojazd dopuszczony do ruchu, który spełnia normy pozwalające przejść przegląd techniczny powinny mieć swobodę 
przemieszczania się i korzystania ze swoich pojazdów na obszarze Krakowa niezależnie od przynależności do grupy społecznej.
Dotychczasowe SCT dotyczą centrów miast. Ustanawianie SCT na obszarze praktycznie całego miasta Kraków oznacza zablokowanie 
szlaków komunikacji. Jest to działanie szkodliwe społecznie.
Ponadto nigdy nie wykazano, że strefy czystego transportu mogą znacząco wpływać na jakość powietrza. Jednocześnie SCT znacząco 
ograniczają prawo własności, swobodę przemieszczania się i możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (w szczególności małych 
biznesów).
Emisja z transportu to niewielki ułamek emisji szkodliwych substancji.

 Umożliwianie bądź ograniczanie wjazdu samochodom do SCT na podstawie spełniania norm Euro jest bezpodstawne i nieetyczne. 

1.8.25 0:40:34 Nie mam opini. Mieszkam w małej miejscowości oddalonej kilkanaście kilometrów od Krakowa. Bardzo często przyjeżdżam do Krakowa. Mam problemy zdrowodne. Jeżdżę samochodem z 2009 roku. 
Renault megane 3. Euro 4. Wszyscy ,którzy mieszkają obok mnie jeżdżą samochodami o wartości nie przekraczającej 10/15 tysięcy. Jak sobie państwo wyobrażacie dojazd do szpitali, 
ośrodków zdrowia? Wiele osób korzysta z prywatnych ubezpieczeń jak luxmed. Rozumiem samochody bardzo stare rok 2000 i niżej. Ale nie każdego stać na samochodu za 50 tysięcy:) 

Limit wymogów dla samochodów z poza Krakowa jest poprostu za duży. Ile procent 
społeczeństwa ma samochód od 2014 roku w górę? 

Kiepsko. Co ma wspólnego opłata z ograniczeniem emisji spalin? To jest zwykle naciąganie obywatela na pieniądze. A tym bardziej ludzi biedniejszych. Nowe zasady sct są śmieszne. Zarobki polskie a wymagacie nowych samochodów. 

1.8.25 0:44:04 Najlepiej tylko centrum miasta. Do 2 obwodnicy (np Aleje 3 Wieszczów) ale bez niej.  Wymóg powstania SCT zostanie spełniony przy minimalnym wpływie na mieszkańców. To bzdura. Kto ma wiedzieć i pamiętać gdzie można wjechać a gdzie nie? Ta ulica jest ok ale ta obok już nie?  To jak zrobimy po kilka 
punktów na każdym osiedlu do których bedzie mozna dojechać to cały ruch w mieście ograniczy sie do tych kilku ulic. I problem 
rozwiązany bo przecież będzie zero emisji i spalin w reszcie miasta. A to że te kilka ulic będzie wiecznie zakorkowanych to przecież 
problem tych biedaków co nie mają kasy na Euro 6, co nie? Do żadnego szpitala przecież nie trzeba drożnych dróg bo karetki przecież 
latają nad miastem, co nie?

Euro 6 jest ogromnie restrykcyjne. Ludzi nie stać na tak drogie auta, szczególnie tych najbiedniejszych którzy jeżdżą najstarszymi samochodami. Miasto nie kwapi się przecież z 
dofinansowaniem na wymianę samochodu na bardziej ekologiczny, co nie??

5 lat to za mało. Mieszkańcy powinni móc jeździć tymi autami które mają bezterminowo. 
W koncu każde auto i tak  trzeba bedzie wymienić ze względu na jego wiek i zużycie. 
Prawo nie działa wstecz wiec dlaczego mieszkaniec który zarejestrował sprawne auto z 
badaniami technicznymi nagle ma popełnić wykroczenie i płacić mandat za to że chce 
tym autem dojechać do domu? Może chodzi o to żeby "biedota" wyniosła się z miasta i 
sprzedała tanio swoje mieszkania tym bogatym na wynajem?

Jedyne sensowne rozwiązanie. Przynajmniej turysta będzie mógł na jeden dzień wjechać do miasta bez strachu i nerwów i pozwiedzać. No chyba, że miasto ma w nosie nie tylko mieszkańców ale też 
ruch turystyczny.

SCT powinna obejmować tylko centrum Krakowa. Mieszkańcy powinni mieć wjazd bezterminowy do niej tymi autami które mają. Turyści i 
osoby spoza Krakowa powinni móc tam wjechać za opłatą. Wtedy nie potrzeba robić skomplikowanej i długiej listy wyjątków.

1.8.25 0:44:38 Wyłączenie ze strefy sct drogi od zjazdu na rybitwy do sołtysowskiej Obrzeża Krakowa , m.in ul. Na załęczu , rybitwy Zbyt wysokie wymagania jak na start Strefa nie powinna w ogóle istnieć Opłata jest zbyt wysoka , wiele osób dojeżdżających do Krakowa do pracy nie będzie stać na uiszczenie opłaty 
1.8.25 0:50:41 Granice strefy powinny obejmować ścisłe centrum miasta, tj. rynek i kończyć się na Alejach, nie obejmując ich - podobnie jak strefa w Monachium (do 2023 roku, teraz obejmuje Ring, co jest problematyczne 

dla turystów). 
Początkowe wymagania są zbyt rygorystyczne, są nawet bardziej wymagające od tych w Niemczech, a Polska jest jednak biedniejszym krajem niż nasi zachodni sąsiedzi. Tak samo 
wymagania od 1 lipca 2030 są zbyt rygorystyczne. Nie ma żadnych dowodów na to, że takie wymagania poprawią cokolwiek, na pewno nie poprawią jakości powietrza. Problemem nie są 
stare samochody, tylko wioski wokół Krakowa i jego położenie geograficzne. Uważam, że standard emisji powinien być taki sam jak w Niemieckiej Umweltzone, co byłoby też rozsądne i 
jednorodne w Unii Europejskiej. Po dokładne wytyczne odsyłam do materiałów dostępnych w internecie, ale w skrócie:

- Pojazdy wyposażone w silnik benzynowy, LPG lub hybrydowy, spełniające wymagania normy emisji spalin EURO 1 (1 stycznia 1993 r. i nowsze).
- Pojazdy osobowe (M1) i lekkie pojazdy ciężarowe (N1) z silnikiem wysokoprężnym (tj. silnikiem Diesla) spełniające normę emisji spalin EURO 4 (1 stycznia 2006 r. i nowsze).
- Samochody ciężarowe (N2 i N3) i autobusy (M2 i M3) z silnikiem wysokoprężnym, spełniające normę emisji spalin EURO 4 (1 października 2006 r. i nowsze).
- Pojazdy wyposażone w silnik wysokoprężny, spełniające normę emisji spalin EURO 3 i posiadające filtr cząstek stałych.

są dopuszczone (oczywiście oprócz samochodów całkowicie elektrycznych)

5 lat to zbyt krótko, należy wydłużyć ten okres przynajmniej do 10 lat Jeśli wniesienie opłaty będzie możliwe za pomocą systemu elektronicznego z odpowiednim wyprzedzeniem (np. wniesienie opłaty przez stronę internetową na dany okres, rozpoczynając od danego 
dnia - podobnie do systemu winietek np. w Czechach), co w obecnych czasach powinno być podstawą czegokolwiek, oraz będzie możliwe w punktach stacjonarnych (np. stacjach benzynowych; 
weźmy pod uwagę ludzi starszych), to uważam, że to rozwiązanie jest odpowiednie. Problemem jest to, że może być stosowane tylko przez 3 lata, co jest zdecydowanie zbyt krótkim okresem - 
pomyślmy o turystach zza granicy. Takie rozwiązanie powinno być dostępne cały czas, przez najbliższe 30 lat, ale rozumiem, że jest to ograniczenie Ustawy - może warto pomyśleć o jej obejściu, na 
przykład poprzez likwidację i ponowne uchwalenie SCT za 3 lata.

Wyłączenia dla organizacji non-profit - znów zbyt krótki okres. Wyłączenia powinny być na cały czas obowiązywania strefy a nie do 
arbitralnie ustalonej daty. Reszta wyłączeń jest w porządku. Zachęcam również do uwzględnienia motocykli w wyłączeniach. Po pierwsze 
produkują zdecydowanie mniej zanieczyszczeń, po drugie nie ma motocykli z silnikami wysokoprężnymi (tj. Diesel), po trzecie Kraków 
powinien promować motocykle w celu zmniejszenia korków, które są jednym z największych problemów komunikacyjnych tego miasta

1.8.25 0:53:26 Stare Miasto Diesle od Euro5 Ok
1.8.25 0:54:56 *********** zielony wał *********** zielony wał *********** zielony wał ******
1.8.25 1:05:12 Należy ją całkowicie zlikwidować. Jest to dyskryminacja osób ze względu na ich majętność i styl życia. Chyba, że każdemu posiadaczowi prawa jazdy w polsce zamierzacie zrefundować w 100% zakup auta 

elektrycznego. 
Czyli niektórzy obywatele są równiejsi od innych? Dlaczego senior ma gdzieś dojechać, a np matka z dzieckiem do przedszkola już nie? Emisje euro są szkodliwe, ponieważ inżynierzy projektujący silniki i osprzęt, aby firma nie ponosiła kar za dodatkową produkcję "co2" i innych związków prowadzą do tego, że nawet nowe 

silniki nie mają zbyt dużej żywotności. W przypadku gdy obywatel w końcu uzbiera pieniądze na auto z odpowiednią normą emisji, okaże się, że połowę jego wartości lub więcej będzie 
musiał wsadzić w naprawy auta(nieważne czy nowe czy używane), ponieważ te silniki przechodzą męki. Np zapychający się dpf pod wpływem jazdy po mieście, gdzie mały silnik nie ma jak 
tego wypalić i doprowadza do powstawania nagaru w innych częściach silnika. Znieść normy do Euro 4. Za 10 lat Euro 5. Skupcie się na zmniejszeniu kosztów życia obywateli, aby nie 
musieli palić śmieciami. Za domami ludzie mają poustawiane metalowe beczki, gdzie przez cały dzień palą się wszelkiego rodzaju śmieci, bo ich już nie stać na podwyżki wszystkiego. 

Dymisja całego rządu. Kolejna opłata dotykająca tylko najbiedniejszych i "klasy średniej". Ludzie bogatsi będą mieli te zakazy głęboko. Więc w końcu chodzi wam o czyste powietrze, czy o wpływy do budżetu? Znowu 
równi i równiejsi. Oceniam bardzo negatywnie. Nawet w mieście brak jest płatnych parkingów...

Skoro auta historyczne mogą wjeżdżać, a produkują najwięcej szkodliwych związków to jak się to ma z strefą czystego transportu? 
Zaprzeczanie logice. Równi i równiejsi. 

1.8.25 1:15:58 Okrąg o promieniu 2km licząc od sukiennic Obszar Nowej Huty powinien mieć dwa takie parkingi Większość mieszkańców jeździ starymi autami nie dlatego że lubi A DLATEGO ŻE NIE 
MAJĄ PIENIĘDZY NA NOWE ! dlatego zmuszanie kogoś do pozbycia się auta to 
dyskryminacja klasowa. Wjazd powinien być ale płatny a pieniądze przeznaczane na 
zieleń miejską. 

Jest dobre W pierwszej kolejności miasto powinno wymienić wszystkie pojazdy na ekologiczne ! (Policja, Straż Miejska, Karetki, Autobusy, MPO, 
pojazdy służbowe i techniczne) a dopiero później wymagać tego od mieszkańców. 

1.8.25 1:26:27 Likwidacja Strefy. Pomysł łamiący prawa obywateli i dyskryminujący. Pojazdy posiadające ważny przegląd techniczny, zarejestrowane mają pełne prawo do pruszania się po drogach publicznych Likwidacja Strefy. Pomysł łamiący prawa obywateli, dyskryminujący i wprowadzający głębokie podziały społeczne. Pojazdy posiadające 
ważny przegląd techniczny, zarejestrowane mają pełne prawo do poruszania się po drogach publicznych

Wprowadźcie nowe własne prawo, że Kraków jest wyłaczony spod jurysdykcji polskiego prawa i że tylko pojazdy z Euro6 i wyżej mogą wjeżdżać na teren tej enklawy. Mieszkańcy Krakowa nie zgadzający się z wymogami  SCT powinni zostać skazani na 
banicję z tego terenu i uznane za persony non grata.

Myślę, że autorzy tego typu pomysłów powinni czym prędzej skorzystać z konsultacji ze specjalistami z dziedziny psychiatrii. W przypadku stwierdzenia dobrego zdrowia psychicznego pozostaje 
jedynie długotrwały pobyt w placówce penitencjarnej.

Jako, ze cały projekt SCT jest niezgodny z prawem, tworzenie listy uprzywilejowanych jest pozbawiony sensu.

1.8.25 1:28:53 Wszystkie pojazdy powinny  Wszystkie pojazdy powinny  Kazdy rocznik powinien wjechac Krakowa Nie powinno byc zadnego limitu Absolutnie nie powinno byc takiego czegos Nie powinno byc takiej lisy ,to jest wolny kraj
1.8.25 1:42:43 SCT zostaje wprowadzona w stanowczo zbyt szerokim obszarze miasta. Powinna obejmować jedynie ścisłe centrum miasta, jej wyście poza aleje to nieśmieszny żart. Wprowadzenie od razu wymogu emisji Euro 6 dla samochodów z silnikami diesela w kraju gdzie średni wiek samochodu wynosi prawie 16 lat jest stanowczo zbyt rygorystyczne. Jeśli 

pominiemy samochody flotowe, ten wiek zwiększy się jeszcze bardziej. 
Jeśli wprowadzamy taką opłatę biorąc pod uwagę miesiące, to oznacza, że ekologia jest na drugim planie - stąd wymagania są stanowczo zbyt rygorystyczne. Samochody dostawcze i usługowe powinny zostać pominięte, lub wymagania dla nich powinny być mniej rygorystyczne - wymuszenie 

wymiany floty na przedsiębiorcach spowoduje wzrost cen i ich przeniesienie na krakowian.
1.8.25 1:48:13 Samochody na żółtych tablicach bez limitu 50 dni, stanowią one tak mały odsetek ogólnej liczby pojazdów oraz wyjeżdżają tylko w dni 

słoneczne, więc ich szkodliwy wpływ na jakość powietrza jest naprawdę delikatnie rzecz ujmując marginalny.
Poprawki powinny zostać naniesione względem aut zasilanych LPG z oczywistych powodów.

1.8.25 2:00:37 Nie powinno być żadnej strefy czystego transportu. Jest to uderzenie w zwykłego mieszkańca Polski i nie ma nic wspólnego z czystym powietrzem. Najkrócej rzecz ujmując kolejna danina nie wyprodukuje 
świeżego powietrza, tylko zuboży zwykłych ludzi a do tego głównie cała ta idea jak i zielony ład się sprowadza. Pomijam już przypadki że promujący to szaleństwo sami nie stosują się do jedynie słusznych 
wytycznych. Polska jest jednym z niewielu krajów gdzie od dekad wprowadzane są różne tragiczne w skutkach prawa i pseudo prawa. Każdy człowiek wolałby jeździć nowym samochodem ale nasze realia nie 
pozwalają na to i twórcy tych cudownych pomysłów dobrze o tym wiedzą ale nie liczą się z tym wcale.

1.8.25 2:33:52 Ścisłe centrum, rynek. Decyzja czy samochód zostanie dopuszczony do strefy czy powinna byc na podstawie ilosci spalin ktore faktycznie wychodza z samochodu a nie roku produkcji, co by spowodowalo ze 
starsze silniki o mniejszej pojemnosci tez bylyby dopuszczone.  Nie powinno byc tak ze silnik benzynowy 0.9 albo 1.2 z 2000 roku nie jest dopuszczony do strefy a silniki 2.0+ ale z 
młodszych samochodów już tak mimo to że produkują więcej spalin.

Powinno to być dla ludzi którzy są mieszkańcami krakowa ale także sąsiednich miast, 
ludzie którzy pracują w krakowie albo mają dzieci które chodza tam do szkoły powinni 
tez byc wyłączeni.

Bez sensu, czyli jak zapłacę to moje auto już nie smrodzi? Kolejne potwierdzenie że strefa czystego transportu wyklucza ludzi uboższych. Jak ktoś może płacić ekstra 500zl miesiecznie to juz moze 
wjechac nawet najstarszym dieselem?

Dodajmy do tego ludzi którzy pracują, uczą się badź na co dzień są zmuszeni jechać do krakowa z przyczyn ponad nich.

1.8.25 3:31:16 Strefa nie powinna powstać absolutnie 
1.8.25 4:37:26 Miejsca turystyczne itp. Jedynym czynnikiem branym pod uwagę powinna być ilość emisji. No. Nowe Porsche z 6 litrowym silnikiem nie może być dopuszczone bo jest nowe. 10 letnie wyłączenie dla mieszkańców Polski poza: urzędnikami, politykami, 

prezydentem Krakowa. 
Równie niemoralne jak kryteria dotyczące samochodów które spełniają kryteria. Ta strefa bardziej przypomina „strefę czystego zysku” niż transportu. 

1.8.25 5:10:25 STC to zwykła ściema Sztuczny twór który ma niewielki wpływ na zanieczyszczenia silniki o zaostrzonych normach w inny sposób i miejscu powoduja zanieczyszcenia (energochłonność produkcji , niższa trwałość - remonty, wymiana materiałów eksploatacyjnych , 
drozsze materiały)

100 lat No właśnie - centru miasta dla bogatych ? Oto prawdziwa idea STC - albo wszyscy albo nikt i to by było sprawiedliwe. albo wszyscy albo nikt - bez wyjątków.

1.8.25 5:13:35 Tylko i wyłącznie ścisłe centrum miasta Obecne założenia to dzielenie ludzi na biednych i bogatych. Jeżeli ktoś zapłaci to wtedy przestanie zanieczyszczać powietrze? Obecne założenia są ukierunkowane na finanse! Tym założeniem atrakcyjności turystyczną miasta spada w radykalny sposób Pomysł tragiczny, ukierunkowany tylko i wyłącznie na zysk, a nie ochronę środowiska!
1.8.25 5:16:22 brak strefy, bez wykluczenia komunikacyjnego dla biednych brak strefy, bez wykluczenia komunikacyjnego dla biednych euro 2 dla wszystkich pojazdów

a od 2050 minimum euro 3
25 lat wyłączenia powinno bardziej odpowiadać ekonomicznej sytuacji najuboższych 
mieszkańców

opłata dekadowa, raz na 10 lat (ważność opłaty ważna 10 lat od momentu wniesienia) ważna dla pojedynczej osoby bez względu na posiadane auto, wysokość aby było sprawiedliwie płacona 1% 
wartości auta.
Właściciele aut wysokoemisyjnych np. elektrycznych (ze względu na koszt produkcji dla środowiska oraz to ile osób nieletnich jest wykorzystywanych przy produkcji elementów auta)  

A skąd takie nienależne uprzywilejowanie? 
Rasizm i nietolerancja nie dotyczą tylko płci czy orientacji, ale także miejsca zamieszkania, może niech wyjątek ten nie dotyczy tych 
mieszkańców z ścisłego centrum? Największe opłaty dla mieszkańców wsi? (sarkazm)
Biedni powinni płacić najwięcej, przecież ich stać (sarkazm)

Proponuję nowe hasło na promocję miasta: Kraków, miasto nieprzyjazne przyjezdnym i biednym!
1.8.25 5:28:31 Może być prawie cały Kraków. P+R Kurdwanów, Mydlniki Wapiennik, Mały Płaszów, Czerwone Maki. Ponadto dojazd do parkingów w Galerii Bronowice dla 

dojeżdżających od Olkusza.
Wymagania są za niskie. Dla Benzyny powinno być Euro 5 i rok 2011, dla Diesla rok 2015.

Norma Euro 5 wobec normy Euro 4 dla benzynowych zawiera o 1/4 niższą normę emisji tlenków azotu oraz normę emisji smogu.

Ponadto w roku 2008 i 2015 zostały podwyższone normy CAFE przez co auta z tych roczników są czystsze.

Jest to złe rozwiązanie, należy szybciej wprowadzić wymianę samochodów. Należy objąć 
opłatą emisyjną również pojazdy mieszkańców Krakowa.

Tak. Dobre rozwiązanie, ale powinno być rozszerzone o mieszkańców Krakowa. Oczywiście dla mieszkańców Krakowa powinny być stawki 30 zł na miesiąc.

Należy dodać zapis o przeznaczeniu wpłat na konto ZTP i obsługę komunikacji miejskiej.

1.8.25 5:51:45 Rynek główny, Kazimierz Samochody e5 Nie zgadzam się aby mieszkańcy korzystali z wyłączenia, to powoduje konflikt społeczny Nie zgadzam się aby została pobierana dodatkowa opłata, wygląda na to że miasto idzie ba łatwiznę i znalazło sobie dodatkowe źródło dochodu Samochody powyżej 3,5 t które realizują dostawy na terenie sct
1.8.25 5:54:28 Nie powinno być żadnej "strefy czystego transportu" Każdy pojazd dopuszczony do ruchu powinien mieć możliwość swobodnego poruszania się po mieście Bezczelne wyciąganie pieniędzy od ludzi, których nie stać na nowsze samochody 
1.8.25 5:58:37 Powinna obejmować tylko rynek i stare miasto! Nie to za mało Ludzi nie stać na wymianę aut na nowsze Po tym okresie wielu ludzi dalej nie będzie stać na wymianę auta na nowsze! Jest to wyciąganie pieniędzy z kieszeni podatników nie podoba mi się takie rozwiązanie, jest to też narzucanie wolnym ludziom swojego prawa, nie będą mieć swojego wyboru w temacie aut, będą 

zmuszeni kupować takie jak muszą a nie takie jak chcą ...
Wszystkie samochody osobowe powinny być uwzględnione, nie powinno być żadnych stref.

1.8.25 6:16:20 Priponuje aby wziąć pod uwage samochody benzynowe zasilane instalacją LPG gdyż wiadomo że takie auta są mało emisyjne więc dla tych aut norma euro powinna być niższa niż dla aut 
zasilanych tylko benzyną 

5 lat w obecnych czasach może nie wystarczyć proponuje wydłużyć ten okres do 
minimum 8 lat 

Myślę że to nie jest dobre rozwiązanie może dla kasy miasta tak ale moim zdaniem takie auta moglyby wjechać do Krakowa lecz zakaz poruszania się powinien być w obszarze dróg dochodzących do 
centrum miasta czyli jadąc od wieliczki kierowca może jechać ulicą kamieńskiego ale nie może skręcić w Kalwaryjska jadąc dalej nie skreci w most grunwaldzki ani w zwierzyniecka itd cała prawa 
strona która prowadzi do centrum jest dla niego nie distepna i tak samo jadąc od dworca bosacka może wjechać w ulice lubomirskiego jechać ulicą powstania warszawskiego ale nie może skręcić w 
grzegorzecka zablocie podgorska może skręcić dopiero w Powstańców lub w nowochucka jesli skreci w Powstańców to dojeżdżając do skrzyzowania z wielicka może albo jechać na wprost lub w lewo 
w wielicka w kierunku prokocim nie może skręcić w prawo w ulice lumanowskiego

Uwazam że wyłączone powinny zostać również pojazdy służące do transportu publicznego Taxi pod warunkiem że są to auta benzynowe 
zasilane LPG

1.8.25 6:16:36 Granica strefy powinna obejmować jedynie centrum miasta, ponadto powinna być połączona z ograniczeniem ruchu, Bo co z tego, że wprowadzicie Strefę Czystego Transportu jak cała masa ludzi posiadająca 
już samochody elektryczne blokuje drogi w Starym Mieście. Pracuję blisko Wawelu i jest tam taki ruch na co nikt nie zwracać uwagi. Strefa Czystego Transportu łamie prawa konstytucyjne mieszkańców, 
zmuszając do wymiany starego samochodu jeszcze sprawnego , przechodzącego przeglądy nadwyrężając portfel przeciętnego mieszkańca albo ograniczając mu jego elementarne prawa. 

Doprowadzi to do nadużyć, w jaki sposób zostanie ktoś skontrolowany czy jedzie do szpitala a nie na zakupy? Z ruchu i wjazdu powinny zostać wyłączone samochody emitujące zanieczyszczenia, dodatkowe uprawnienia Straży Miejskiej bądź Policji pozwalające na atrzymywa8ie takich pojazdów. 
nie jednokrotnie nowsze samochody, źle utrzymywane emitują więcej spalin niż starszy samochód.   

ok. 10 lat i dopłaty Źle. To albo wprowadzamy albo nie. To jak mogą wjechać za opłatą (pomimo tego że to stary samochód) to dlaczego bez nie. seniorzy

1.8.25 6:26:35 Brak strefy Cały Kraków powinien być dostępny , dla osób bez drogich samochodow Rok produkcji i standard euro to dane formalne , jedyne prawdziwe dane przedstawia wynik badania technicznego , oraz ilość spalanego paliwa Proponuję nie wprowadzać sct Źle , wykluczenie ludzi na podstawie ekonomicznej najpierw wprowadzamy zakaz , a potem wprowadzamy do niego wyjątki, czy nie widać że pomysł już u swoich podstaw jest błędny ? 
1.8.25 6:27:14 brak strefy żadnych stref żadnych stref, dokładna kontrola pojazdów na stacjach kontroli pod względem emisji żadnych stref bezterminowo nie ma nic gorszego niż dzielenie ludzi, czuję się dyskryminowany sct to paranoja, badać dokładnie auta na stacjach diagnostycznych, starsze auta wcale nie muszą być  złe
1.8.25 6:31:14 Proponuje strefy zamknąć obustronnie...  skoro nie wpuszczamy do SCT samochodów spoza krakowa.... zakazać wyjazdu po za kraków mieszkańców krakowa. Mieszkańcy okolicznych miejscowości równiez nie 

życzą sobie zatruwania swoich miejscowości ekologicznymi spalinami mieszkańców krakowa..
Proponuje strefy zamknąć obustronnie...  skoro nie wpuszczamy do SCT samochodów 
spoza krakowa.... zakazać wyjazdu po za kraków mieszkańców krakowa. Mieszkańcy 
okolicznych miejscowości równiez nie życzą sobie zatruwania swoich miejscowości 
ekologicznymi spalinami mieszkańców krakowa..

Proponuje aby mieszkańcy krakowa opłacali swoje wyjazdy po za strefę każdorazowo... uważam że nie powinno byc dyskryminacji osób mieszkających po za miastem kraków. Uważam że to 
rozwiązanie znacząco podbuduje budżet miasta.

1.8.25 6:49:22 Ścisłe centrum miasta. Bez uwag. Euro 3 dla benzyny i LPG.
Euro 4 dla diesla.
Od 2030: odpowiednio Euro 4 i Euro 5.

3 lata dla mieszkańców. Popieram. Bez uwag.

1.8.25 6:53:36 Strefa Czystego Transportu w Krakowie powinna obejmować ścisłe centrum czyli obszar domknięty ringiem wokół plant. Jest to rozwiązanie kuriozalne, mnóstwo osób dojeżdża do pracy samochodami i przedstawione miejsca postoju nie zapewniają 
mieszkańcom Krakowa i okolicznych gmin swobodnego poruszania się po Krakowie.

Wstępne założenie pierwotnej SCT w Krakowie zakładały między innymi że pojazdy diesla z euro 3 zarejestrowane do maja 2023 będą mogły poruszać się po Krakowie do lipca 2026r. 
Mnóstwo osób potraktowało tą wytyczną poważnie i nie zmieniało samochodu euro 3 diesel  bądź też zakupiło samochód z klasą emisji diesel euro 4 lub 5. Obecny projekt SCT Krakowa 
wyklucza zarówno pojazdy diesla w normach emisji spalin aż po euro 5 już od połowy lipca roku 2025. Mieszkańcy Krakowa i sąsiadujących gmin czują się oszukani dezinformacją. Kolejna 
sprawa... pojazdy z silnikiem diesla o emisji spalin euro 6 lub nawet jak SCT wymaga euro 6D (w niedługim czasie) to pojazdy co najmniej z roku 2018.... kogo stać na takie pojazdy pod 
presją czasu niecałych 6 miesięcy do wprowadzenia planowanej SCT w Krakowie? To jest jakieś niepoważne traktowanie mieszkańców Krakowa i sąsiadujących gmin. Takie postanowienia 
nowego planu SCT w Krakowie są niedopuszczalne. Trzeba dać mieszkańcom Krakowa i sąsiadujących gmin kilka lat na możliwość swobodnej wymiany pojazdu. Uważam że diesle z normą 
euro 5, powinny swobodnie wjeżdżać do SCT w Krakowie. Są to pojazdy z DPF.

Uważam rozwiązanie to za niesprawiedliwe. 95 % ludzi z sąsiadujących gmin z Krakowa 
pracuje własnie w Krakowie. Czy to są ludzie którzy mają być traktowani na gorszych 
warunkach? Nowa projekt SCT Krakowa zamyka Kraków przed ludźmi spoza Krakowa. 
Jest to niedopuszczalne. Jeżeli już myślimy o SCT w Krakowie to projekt nie powinien 
selekcjonować osób poruszających się po Krakowie. Ewentualne uwarunkowania SCT 
Kraków powinny być równe dla wszystkich osób z Krakowa jak i poza granic Krakowa. 

Takie rozwiązanie to rozbój w biały dzień. Obecny projekt SCT Kraków dzieli kierowców na lepszych (mieszkańcy Krakowa) i gorszych ( mieszkańcy sąsiednich gmin). Takie rozwiązanie jest 
niedopuszczalne. Przy takich opłatach tym bardziej społeczeństwa nie będzie stać na wymianę pojazdu na nowszy. Zero opłat i rozsądny interwał czasowy na wymianę pojazdów gdzie euro 2 
benzyna i euro 3 diesel zarejestrowane do maja 2023 mogą poruszać się swobodnie po Krakowie przez najbliższe 5 lat od wprowadzenia strefy SCT w Krakowie w obszarze ograniczonym do ścisłego 
centrum.

Zapis pojazdy należące do Krakowian wyklucza pojazdy zabytkowe należące do osób spoza Krakowa. To jest niedopuszczalne. Jest to 
ponowne podejście gdzie dzieli się ludzi na bardziej uprzywilejowanych i mniej. Seniorzy 65 plus powinni również mieć prawo wjazdu do 
SCT bez ograniczeń.

1.8.25 6:54:54 Ulgi dla zamieszkałych w Krakowie Dobre rozwiązanie Dobrze Dla krakowian wjazd bez ograniczeń w latach



1.8.25 6:55:14 Wszystkie dzielnice oprócz może Swoszowic, Zwierzyńca i Dębnik Ta propozycja jest dobra
1.8.25 7:07:27 Tak obszar stare miasto i Kazimierz objęte strefą i koniec. Zbyt rygorystyczne jak na nasz portfel i mało czasu zostawione na zmianę samochodu. Mam disla euro 5 z 2013 r auto warte 50000 zł i nie mogę wjechac do Krakowa więc kto będzie 

pracować w Krakowie. Propozycja disel do euro 4 bez rocznika i więcej Czasu na zmianę samochodu po przegłosowaniu ustawy, Kto w ciągu 6 miesięcy uzbiera na auto , które spełni 
wymogi.

Tak każdy w tym kraju ma te same prawa więc ja nie mogę to i mieszkańcy też. Jak zapłacę to znaczy że jestem eko to już nie smrodze, nic dziwnego jacy rządzący takie rozwiązania. Jeden kraj a różne standardy co ja gorszy jestem od mieszczuchów. Żadne podwójne standardy ja nie mogę to nikt nie może.

1.8.25 7:13:44 NIE DLA SCT !!! NIE DLA SCT !!! NIE DLA SCT !!! NIE DLA SCT !!! NIE DLA SCT !!! NIE DLA SCT !!!
1.8.25 7:15:11 Uważam że wprowadzenie takowej strefy to całkowite ograniczenie wolności człowieka i pogwałcenie naszych praw. Nie ma to nic wspólnego z konstytucją i jest to stworzone pomimo zawartej w niej prawach 

obywatelskich.
Uważam że wprowadzenie takowej strefy to całkowite ograniczenie wolności człowieka i pogwałcenie naszych praw. Nie ma to nic 
wspólnego z konstytucją i jest to stworzone pomimo zawartej w niej prawach obywatelskich.

Uważam że wprowadzenie takowej strefy to całkowite ograniczenie wolności człowieka i pogwałcenie naszych praw. Nie ma to nic wspólnego z konstytucją i jest to stworzone pomimo 
zawartej w niej prawach obywatelskich.

Uważam że wprowadzenie takowej strefy to całkowite ograniczenie wolności człowieka i 
pogwałcenie naszych praw. Nie ma to nic wspólnego z konstytucją i jest to stworzone 
pomimo zawartej w niej prawach obywatelskich.

Uważam że wprowadzenie takowej strefy to całkowite ograniczenie wolności człowieka i pogwałcenie naszych praw. Nie ma to nic wspólnego z konstytucją i jest to stworzone pomimo zawartej w 
niej prawach obywatelskich.

Uważam że wprowadzenie takowej strefy to całkowite ograniczenie wolności człowieka i pogwałcenie naszych praw. Nie ma to nic 
wspólnego z konstytucją i jest to stworzone pomimo zawartej w niej prawach obywatelskich. Dodam jeszcze jak wygląda strefa w 
Warszawie zakaz starych samochodów, ale nowe z 5l silnikami, które mają emisję 3 razy większa niż stary samochód już może wjeżdżać. 
Prawo nie dla wszystkich równe witamy w Polsce! 

1.8.25 7:25:07 Tylko centrum Krakowa objęte SCT Nie ma informacji co z P+R kurdwaanów. Czy tam będzie dojazd bez ponoszenia opłaty dla samochodów nie soełniających normę? Za surowe wdrożenie. Na początek zezwolenie na wjazd. Benzyna euro 3, diesel euro 4 Za wysoka opłata przy założeniu że wszystkie parkingi są w strefie
1.8.25 7:28:18 Strefa na razie powinna objąć obszar strefy płatnego parkowania i nie dotyczyć jej mieszkańców. Dojazd do  wszystkich park and rider i teoretycznie do wszystkich szpitali w Krakowie powinien być dostępny, choć to trudne do 

realizacji
Euro 4 dla benzyny, Euro 5 dla diesla do 2030r, później o jeden stopień wyżej co 5 lat Jest Ok, tylko powyżej zmiana norm Miesięczna opłata tylko dla mieszkańców i ich gości (rodzin itp) na wniosek tychże mieszkańców. 5 lat dla mieszkańców, zabytki na zawsze bez ograniczenia, osoby niepełnosprawne i ich opiekunowie (weryfikować), budowlane i 

specjalnego przeznaczenia (ale i im z czasem przykręcić śrubkę), kampery tak jak inne samochody (ewentualnie za opłatą)
1.8.25 7:31:19 Jestem przeciwnikiem jakiejkolwiek formy strefy czystego transportu w mieście . Cenię sobie to ,że każdy samochód bez względu na wiek może wjechać do Krakowa 
1.8.25 7:38:33 Uważam, że aktualnie wymagania co do aut z silnikiem Diesla są zbyt rygorystyczne. Auta spełniające normę Euro 6 lub rocznik 2014, to koszt kilkudziesięciu tysięcy złotych. Dla wielu 

ludzi są to niewyobrażalne koszty, które trzeba ponieść za auto. 
Uważam, że to rozwiązanie jest kompletnie bezsensowe. Z jednej strony STC i zakaz wjazdu autami niespełniającymi wymagań, z drugiej strony opłata. Czyli  jeśli sie zapłaci i bedzie mozna jezdzić 
autami niespłanijącymi wymagań to powietrze będzie sie oczyszczać?

1.8.25 7:47:22 Z jednej strony jest to trochę jak zapłata za wyrzucanie śmieci do lasu ale z drugiej daje możliwość wjazdu osobom spoza Krakowa. A jak wiemy sporo takich osób wjeżdża, dużo pracuje takim 
samochodem i nie wszystkich stać na zmianę auta. Jestem za opłatami. 

1.8.25 7:48:48 Żadnych granic miasto nie jest kilku osób tylko wszystkich .a to co chcecie zrobić to tylko wyciągnąć kasę od obywatela!!!!bo starsze samochody są mniej trujące niż te nowe!!!Wszystkie szpitale i urzędy w 
centrum!!biurowce nowe osiedla centra handlowe pobudowali w centrum miast zabudowali korytarze napowietrzające .a teraz zwykłemu Kowalskiemu chcecie zakazać wjazdu do miasta????

A co ze szpitalami i innymi klinikami zdrowia?? sądami???itp... Stary silnik spalinowy czy to diesel czy benzyna niczym nie ujmuje nowemu silnikowi!!! Dawniej jak silnik spalał litr oleju na ok 5tys km.to był złom.teraz w specyfikacji nowego 
samochodu normą jest ok 0.9 l.na 1000km.wypalanie DPF włącza się podczas jazdy i wszystkie syfy i tak lądują w atmosferze.

SCT nie powinna wejść wogóle w życie!!!Niemcy już się wycofują z tego!!!!bo to jest bez 
sensu!!!

Po tym pytaniu stwierdzam że ta cała sct to tylko skok na pieniądze najbiedniejszych!!!!! Ja mam pomysł taki żeby zakazać wjazdu do miasta samochodom osobowym przekraczających pojemność silnika powyżej 2.5 l.nie zależnie 
od roku produkcji!!!gdyż taki silnik dużo więcej paliwa spala niż przykładowo taki 1.6 czy 2.0

1.8.25 7:49:53 Strefa maksymalnie powinna być wokół plant. Rok produkcji nie jest gwarantem norm euro, a po drugie jak silniki benzynowe od 2005r. to i diesel też od 2005r. 10 lat. Zwykły skok na kasę. Uważam,  że każdy powinien wjechać samochodem.
1.8.25 7:54:22 Ograniczenia  emisji euro nijak nie przekłądają się na wydobywanie się szkodliwych substancji z pojazdu. Dla przykłądu, takie BMW x6 z silnikiem V6 emituje: Emisja CO₂, cykl mieszany 

 WLTP w g/km280–258 - a spełnia normę EURO6, i czemu taki samochód może wjechać do strefy, gdzie dla przykłądu VW polo z 2000r emituje: Emisja CO₂
149 g/km i nie będzie mógł wjechać do tej strefy ponieważ jest mnije ekologiczny

nie powinno być takiego ograniczenia dla mieszkańców, ponieważ osoby posiadające 
starsze samochody, którch nie stać na kupno nowszego samochodu. Czy taka osoba 
(posiadająca samochód z ~2000 roku za kilka tyś zł), w 6 lat będzie w stanie odłlożyć na 
dużo nowszy samochód kosztujący kikadziesiąt tysięcy zł? Tym bardziej, że wiele miast 
wycofało się ze stref czystego transportu, ponieważ nie poprawiło to jakości powietrza. 

jest to zwykłe wyciąganie pieniędzy od obywateli, pieniądze te trafią do budżetu miasta (i może pójda na premie do zarządu? jak to pomoże poprawie jakości powietrza) tak, obywatele Polscy powinni być wyłączeni spod zakazu wjazdu

1.8.25 7:54:36 To jest zły pomysł Nie zgadzam się Nie zgadzam się Uważam że skuteczniejszym działaniem byłoby zlikwidowanie wokół Krakowa kopciuchów i ograniczenie niskiej emisji pieców szczególnie starych pieców i wycofanie się z zielonego ładu który jest 
tylko eko ściemem

Nie zgadzam się z polityką unijną jest to zniewolenie społeczeństwa dążą wyłącznie do osiągnięcia zysków korporacji a podpinałem się pod 
słowo eko jako nośny element ich polityki

1.8.25 7:57:18 Ja nie wjeżdżam do strefy ja w niej mieszkam co wtedy mam zmienić samochód za co ?kto pokryje koszty ?
1.8.25 8:03:22 Auta z LPG są dyskryminowane!!! Cały Kraków ogrzewa się gazem a starsze auta z LPG to taki problem ???

Druga sprawa to czy nowy Hummer H2 z silnikiem 6.2 wytwarza mniej zanieczyszczeń od 20 letniego Seicento które ma silnik 0.7 ??
SCT to totalna głupota!!

Auta z LPG są dyskryminowane!!! Cały Kraków ogrzewa się gazem a starsze auta z LPG to taki problem ???
Druga sprawa to czy nowy Hummer H2 z silnikiem 6.2 wytwarza mniej zanieczyszczeń od 20 letniego Seicento które ma silnik 0.7 ??
SCT to totalna głupota!!

Auta z LPG są dyskryminowane!!! Cały Kraków ogrzewa się gazem a starsze auta z LPG to taki problem ???
Druga sprawa to czy nowy Hummer H2 z silnikiem 6.2 wytwarza mniej zanieczyszczeń od 20 letniego Seicento które ma silnik 0.7 ??
SCT to totalna głupota!!

Auta z LPG są dyskryminowane!!! Cały Kraków ogrzewa się gazem a starsze auta z LPG 
to taki problem ???
Druga sprawa to czy nowy Hummer H2 z silnikiem 6.2 wytwarza mniej zanieczyszczeń od 
20 letniego Seicento które ma silnik 0.7 ??
SCT to totalna głupota!!

Auta z LPG są dyskryminowane!!! Cały Kraków ogrzewa się gazem a starsze auta z LPG to taki problem ???
Druga sprawa to czy nowy Hummer H2 z silnikiem 6.2 wytwarza mniej zanieczyszczeń od 20 letniego Seicento które ma silnik 0.7 ??
SCT to totalna głupota!!

Auta z LPG są dyskryminowane!!! Cały Kraków ogrzewa się gazem a starsze auta z LPG to taki problem ???
Druga sprawa to czy nowy Hummer H2 z silnikiem 6.2 wytwarza mniej zanieczyszczeń od 20 letniego Seicento które ma silnik 0.7 ??
SCT to totalna głupota!!

1.8.25 8:05:36
1.8.25 8:09:20 1. Strefy nie ma być w ogóle. Uważam że powinna być zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jeśli samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie wolno go 

dyskryminować poprzez zabranianie poruszania się po drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne a ludzie to choćby sugerujący powinni być sądzeni!
2. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym samochodem.
3. Sprawny i zarejestrowany samochód ma powinien możliwość poruszania się po wszystkich drogach publicznych!
4. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję.
5. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego, SCT jest bezprawnym, obrzydliwym oszustwem!
6. Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jakakolwiek inna forma dyskryminacji!

1. Strefy nie ma być w ogóle. Uważam że powinna być zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jeśli samochód jest legalnie 
zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie wolno go dyskryminować poprzez zabranianie poruszania się po 
drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne a ludzie to choćby sugerujący powinni być sądzeni!
2. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym samochodem.
3. Sprawny i zarejestrowany samochód ma powinien możliwość poruszania się po wszystkich drogach publicznych!
4. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję.
5. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego, SCT jest bezprawnym, obrzydliwym oszustwem!
6. Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jakakolwiek inna forma dyskryminacji!

1. Strefy nie ma być w ogóle. Uważam że powinna być zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jeśli samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne 
podatki nie wolno go dyskryminować poprzez zabranianie poruszania się po drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne a ludzie to choćby sugerujący powinni być 
sądzeni!
2. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym samochodem.
3. Sprawny i zarejestrowany samochód ma powinien możliwość poruszania się po wszystkich drogach publicznych!
4. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję.
5. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego, SCT jest bezprawnym, obrzydliwym oszustwem!
6. Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jakakolwiek inna forma dyskryminacji!

1. Strefy nie ma być w ogóle. Uważam że powinna być zlikwidowana ponieważ 
dyskryminuje ludzi. Jeśli samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił 
wszystkie należne podatki nie wolno go dyskryminować poprzez zabranianie poruszania 
się po drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne a ludzie to choćby 
sugerujący powinni być sądzeni!
2. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym 
samochodem.
3. Sprawny i zarejestrowany samochód ma powinien możliwość poruszania się po 
wszystkich drogach publicznych!
4. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję.
5. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego, SCT jest bezprawnym, 
obrzydliwym oszustwem!
6. Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak 
jakakolwiek inna forma dyskryminacji!

1. Strefy nie ma być w ogóle. Uważam że powinna być zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jeśli samochód jest legalnie zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie 
wolno go dyskryminować poprzez zabranianie poruszania się po drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne a ludzie to choćby sugerujący powinni być sądzeni!
2. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym samochodem.
3. Sprawny i zarejestrowany samochód ma powinien możliwość poruszania się po wszystkich drogach publicznych!
4. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję.
5. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego, SCT jest bezprawnym, obrzydliwym oszustwem!
6. Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jakakolwiek inna forma dyskryminacji!

1. Strefy nie ma być w ogóle. Uważam że powinna być zlikwidowana ponieważ dyskryminuje ludzi. Jeśli samochód jest legalnie 
zarejestrowany i jego właściciel opłacił wszystkie należne podatki nie wolno go dyskryminować poprzez zabranianie poruszania się po 
drogach publicznych. Uważam że jest to działanie bezprawne a ludzie to choćby sugerujący powinni być sądzeni!
2. Całe miasto powinno być dostępne dla każdego kto porusza się zarejestrowanym samochodem.
3. Sprawny i zarejestrowany samochód ma powinien możliwość poruszania się po wszystkich drogach publicznych!
4. Uważam że jest to dyskryminacja zabroniona przez konstytucję.
5. To oznacza ze dyskryminacja nie ma podłoża ekologicznego, SCT jest bezprawnym, obrzydliwym oszustwem!
6. Dyskryminacja oparta o listę wyjątków jest równie oburzająca i nieakceptowalna jak jakakolwiek inna forma dyskryminacji!

1.8.25 8:10:09 Uważam że Strefy Czystego Transportu jest rozwiązaniem złym (miasta niemieckie się z nich wycofują), które nie przynosi istotnych korzyści, za to ingeruje w prawo własności i swobodę przemieszczania się 
(brak możliwości poruszania się legalnie zakupionym i dopuszczonym do ruchu pojazdem). Jeśli powstanie takiej strefy jest wymuszone czynnikami zewnętrznymi (jak np. totalitarne ustawodawstwo o nazwie 
"zielony ład"), powinna obejmować ona możliwie mały, dobrze skomunikowany innymi środkami obszar (np. granice stref A i B Strefy Płatnego Parkownia)

W obecnym kształcie (objęcie obszarem SCT całego miasta) nie jest możliwe chociażby zjechanie z Obwodnicy Północnej bądź 
Południowej w sytuacji jej zamknięcia bądź wystąpienia innych utrudnień jak np. zator spowodowany wypadkiem drogowym itp.

Obszar objęty strefą jest zdecydowanie zbyt duży. Należy zapewnić możliwość skorzystania z dróg alternatywnych w przypadku 
niedrożności obwodnicy.

Norma Euro 6 jest zbyt restrykcyjna. Pojazdy spełniające tę normę są drogie w zakupie, oraz drogie i skomplikowane w naprawach, w związku z tym nie każdy mieszkaniec będzie mógł 
sobie pozwolić na zakup i utrzymanie nowego pojazdu. Po drogach w Krakowie jeździ wiele starszych samochodów, nawet wyprodukowanych w latach 90', posiadają ważne badania 
techniczne, a więc są dopuszczone do ruchu. Jest to więc niesprawiedliwe ograniczenie praw tych osób. Dodatkowo średni wiek aut w Polsce przekracza 11 lat, co za tym idzie, 
wprowadzenie strefy na tak dużym obszarze wyłączy z ruchu istotną część parku samochodowego, a tym samym istotnie i bezpodstawnie ograniczy prawa ich właścicieli.

Czy jeśli właściciel VW Golfa 1.9 TDI z 1996 zapłaci za wjazd, to automatycznie jego auto stanie się "ekologiczne"? Nie bądźmy śmieszni. Takie rozwiązanie tylko podsyca spekulacje, że prawdziwym 
celem wprowadzenia Strefy nie jest szeroko rozumiana ekologia, a po prostu wyeliminowanie z ruchu aut należących do mniej zamożnych osób.

Miasto tylko dla bogatych i zakredytowanych pod korek?

1.8.25 8:20:20 Propozycja -dla pojazdów ciężkich /pow.3.5 tony + autokary wycieczkowe + pojazdy pow.15 roku eksploatacji -nie dotyczy mieszkańców Krakowa -pełne ramy Krakowa -strefy odpłatne od 2030 roku 2030 zmiany jak powyzej Jak możemy wprowadzać takie rozwiązanie gdy -pojazdy MPK spółki Miasta obecnie 
wypalają DPF na terenie miasta -czy ktoś kiedyś widział taka sytuację co się dzieje w 
powietrzu przy takiej sytuacji 

1.8.25 8:20:37 Strefa nie uwzględnia najważniejszej rzeczy czyli statusu finansowego mieszkańców Krakowa. Jeśli już musi być ona wprowadzona, powinna obejmować jedynie ścisłe centrum i dotyczyć ludzi nie będących 
mieszkańcami miasta Krakowa odprowadzającymi do niego podatki. Strefa w zapowiadanej formie znacznie obniży wpływy do i tak ubogiego budżetu miasta.

Tylko ścisłe centrum winno posiadać strefę. Jeśli pojazd posiada katalizator, nawet jeśli nie ma EURO6 to nie jest takim strasznym kopciuchem jak się go tutaj opisuje. Pomijając fakt jakości spalin, to auto starego typu np diesel taki 
1.4D-4D w mieście Krakowie gdzie się nim porusza ma spalanie 4,5litra ropy mimo że jest w pojeździe z 2004roku. Nowe silniki diesla spalają zdecydowanie więcej ropy co przekłada się na 
większe zanieczyszczenie powietrza. Nie licząc szkodliwości dla środowiska jakie niesie ze sobą nie tyle wyprodukowanie nowego pojazdu co wprowadzenie i późniejsze zutylilowanie jego 
baterii która w większości pojazdów ECO występuje.

Pojazdy wykluczone z ruchu spokojnie będą jeszcze sprawne przez lata, ponieważ mają 
znacznie większą wytrzymałość od współczesnych jednostek. Przejechanie ponad 1 000 
000 km pojazdem starego typu nie stanowi problemu gdzie współczesne jednostki przy 
250 000 nierzadko lądują na złomie. Reasumując nie powinno być jakiejkolwiek daty, 
niech te pojazdy wymrą same.

I co niby da taka opłata? Wiadomo, każdy sposób na wjazd jest dobry, ale to śmiech na sali. Jedyne rozwiązanie to brak strefy. Pojazdy prywatne wszelkich służbę będące w trakcie dojazdu związanego z wykonywanymi przez ich kierujących obowiązkami.

1.8.25 8:25:16 2 obwodnica Tak Euro2 dla benzyny Auta obecnie użytkowane przez mieszkańców Krakowa powinny mieć dożywotnią 
możliwość wjazdu bez żadnego okresu przejściowego 

Nie zgadzam się na opłaty - patrz punkt 4 Patrz pkt4

1.8.25 8:25:50 Jestem tylko za ewentualnym  wylączeniem z ruchu samochodów spalinowych scislego centrum Krakowa. Rynek Glowny okolice Plant. Znaczna czesc spoleczenstwa nie stac na  wymiane nowych samochodow. Czesto przebywam w Londynie i doswiadczam tego jak zlym pomyslem ostatnie rozszerzenie strefy czystego 
powietrza tzw.ULEZ.Kompletnie to nie poprawilo jakosci powietrza.

Do kosza. Zadnych oplat. Wszystkie ktore sa to w paliwie i innych ktore oplacane sa przy rejestracji itp. Dla mnie tylko scisle centrum czyli Rynek ewent.wylaczone z ruchu samochodow spalinowych. Reszta to demagogia i szukanie pieniedzy.

1.8.25 8:26:21 Nalezy zrezygnowac z utworzenia SCT Kazdy obszar powinien byc dostepny kazdym samochodem Brak limitow wjazdu dla aut Kazdy powinien moc wjechac do SCT bezterminowo Piramidalna glupota, premiujaca bogatych Kazda grupa  ludzi powinna miec mozliwosc wjazdu bez ograniczen
1.8.25 8:26:44 Tylko centrum miasta Czy to będzie najbardziej restrykcyjna strefa w europie ? Czy my jesteśmy aż tak bogaci ? może wystarczy euro 5 na początek ?
1.8.25 8:28:51 Strefa jest za duża! Powinna być ograniczona do strefy parkowania A j.w. Auta które są w posiadaniu mieszkańców przed ustanowieniem strefy powinny mieć 

prawo wjazdu "dożywotnio"
1.8.25 8:30:32 Nie zgadzam się z potrzebą wprowadzania strefy czystego transportu, jest to dyskryminacja osób mniej zamożnych i zamiatanie realnych problemów pod dywan. Opłaty pochodzące z tego źródła 

prawdopodobnie nie przyczynią się ani do jakości powietrza, ani do poprawy komunikacji, a będą przeznaczone na cele rozbudowy maszyny represji mieszkańców Krakowa - różnego rodzaju monitoringi, 
kontrole, ciągłe poszerzanie restrykcyjnych warunków, setki ciepłych posad w administracji. Jest to źle zrozumiała dbałość o mieszkańców. Co z tego że mieszkańcy będą mieli czyste powietrze, skoro nie będą 
mogli się utrzymać w tym mieście.

Jest wiele opłat, a na Alei Przyjaźni jest jezdnia, która jest hańbą dla miasta. Okoliczne ulice raz na dwa lata po kawałku zalewa się nowym asfaltem. Czy na prawdę tak działa miasto, które pretenduje do miana 
metropolii? Było referendum w sprawie metra i czy są jakieś robione w tym kierunku inwestycje? Czy miasto zbudowało jakiś parking samochodowy w centrum? Wszystko to inicjatywy prywatne.

Jesteście pewni, że wiecie o wszystkich istotnych miejscach które należy wykluczyć? Oprócz kolejnej cegiełki do społecznej 
nierówności, komplikuje to ustawę. Nie będę patrzył w tą ustawę, czy mogę gdzieś wjechać czy nie, jeśli ma to dla mnie krytyczne 
znaczenie.

Gaz jako paliwo kopalniane jest używany w zależności, jakie są interesy. Jeśli jest to rządom na rękę, to uznają za zieloną energię. Jeśli mogą z tego czerpać korzyści, to już nie.

Są standardy, których nie da się spełnić, przykład afery Dieselgate. Mimo to po Krakowie jeżdżą samochody, za którymi ciągnie się chmura dymu i człowiek się dusi. Po co w takim razie 
badania okresowe, skoro mamy standardy emisji spalin. To jest budowanie zamków na piasku. Najpierw trzeba uszczelnić prawo które już jest.

W domniemaniu, ugotujemy tą żabę, nawet się nie spostrzeże. Wzrosną ceny 
produktów, kontrole w mieście, a na końcu mieszkańcy się jeszcze dowiedzą, że jest to 
bat skręcony również na nich. 

Ta nadmiar wspaniałomyślnej łaski mój Litościwy Panie. Teraz rodzina będzie musiała zapłacić, żebym mógł się z nią spotkać. Kiedy to czytam to ciarki mnie przechodzą... mam nadzieję, że ta inicjatywa nie wejdzie w życie. To jest moje opisowe odniesienie się do 
sprawy

1.8.25 8:35:54 Strefa to nie całe miasto jak w przypadku propozycji uchwały.  SCT powinna być ograniczona do ścisłego centrum chyba , że jej celem jest ściagnięcie opłat od mieszkańców. D;laczego tylko Górka Narodowa ? A pozostałe miejsca P+R dlaczego są pominięte ? 
Ta sama sprawa z innymi szpitalami, tam też leczą się ludzie. Dlatego srefa powinna być zminimalizowana do ścislego centrum gdzie 
nie ma takich obiektów.

kolejna dyskryminacja diesli ? Dlaczego Euro6 nie uprawnia do wjazdu bezterminowo tak jak E4 dla pojazdów benzynowych ? 
E6 jest praktycznie zawsze z filtrami DPF i emisja jest mniejsza niż starszych o 10 lat benzyniaków z E4

dla mieszkańców i ich stanu obecnego posiadania wyłaczenie powinno być 
bezterminowe - tzn do wyrejestrowania obecnych pojazdów spoza norm. 

i wszystko się wyjaśniło - czyli chodzi o pieniądze a nie o ekologię pojazdy krakowian powinny byc zwolnione z ograniczeń strefy bezterminowo - do śmierci technicznej 

1.8.25 8:36:46 To co to za strefa czystego transportu jak za opłatą można wjechać moim zdaniem to szukanie tylko kasy i to od biednych 
1.8.25 8:37:34 Centrum aleje, dietla, pawia Co z wjeżdżającymi od strony kryspinowa w kierunku salwatora To zle rozwiązanie, wynika z tego że ekologiczni mają być tylko biedni
1.8.25 8:41:11 Ograniczyć SCT do obrysu II obwodnicy. Bardzo zła propozycja, aby się przekonać ile da eliminacja samochodów z dróg mieliśmy cały lockdown - powietrze się nie poprawiło, 

na więcej strat nas nie stać.
Niczego nie zmienią, bo źródło problemu nie tkwi nawet w spalinach. Właściciele starszych samochodów powinni się domagać odszkodowań od miasta z tego tytułu. Prawo od którego są wyjątki to bezprawie.

1.8.25 8:41:13 Jak najmniejszy obszar, najlepiej w obezarze plant Każde ograniczenie wjazdu będzie miało katastrofalne skutki dla Krakowskich firm. Nie powinno być ograniczeń albo powinni być naj mniej restrykcyjne jak to tylko możliwe Mieszkańcy powinni być dożywotnio zwolnieni Kolejny skok na pieniądze obywateli Przede wszystkim SCT nigdy nie powinna obejmować mieszkańców płacących podatki w Krakowie.
1.8.25 8:44:48 Określenie strefa to nie całe miasto - uchwała "wychodzi przed orkiestrę"  SCT powinna dotyczyć ograniczonego obszaru np. centrum a nie całe miasto !!!! Standard E6d rózni się od Euro 6 głównie sposobem pomiarów emisji a nie ich wielkości - dla diesli E6 powinna być bezterminowa 
1.8.25 8:46:33 Z systemy powinny być wyłączone peryferia krakowa jak bielany, Huta, Prokocim, Wola Justowska. Żeby mieszkający po za Krakowem mogli dojechać do miasta zaparkować i skorzystać z komunikacji miejskiej. A co z ludźmi wjeżdżającymi od strony kryspinowa, Balic? Diesle po 2010, To dobre rozwiazanie To zły pomysł, wynika z tego że "ekologiczni" mają być tylko ludzie malo zarabiający których nie będzie stac na wniesienie takiej opłaty. Są też ludzie których nie stać na nowy samochód strefa 

czystego transportu To chory pomysł 
1.8.25 8:48:39 Należy usunąć strefę czystego transportu Jest zła propozycja kogo stać na płacenie za wjazd do krakowa Totalna bzdura Należy złożyć pozew zbiorowy jazdy płaci podatki drogowe Żadnych opłat większość pracowników będzie odchodzić z pracy kogo stać na opłaty tylko bogatych .... Polska zaczyna dzielić ludzi na biednych i bogatych Stare auta mniej szkodzą niż samochody z DPF totalna bzdura to Balice zamknąć ponieważ jest lotnisko z rządu kupić im rowery i będzie 

wtedy można mówić o czystym powietrzu 
1.8.25 8:53:23 Strefa powinna obowiązywać w granicach plant Strefa powinna być tylko w ścisłym centrum Są zbyt wymagające, ludzi nie stać na zakup aut spełniających normy, nie ma parkingów P+R na obrzeżach miasta żeby przesiąść się na komunikację miejską To bez sensu, albo wszyscy albo nikt oczywiście z wyjątkiem służb i pojazdów 

wykorzystywanych do zapewnienia podstawowych potrzeb
Źle, widać, że jak się zapłaci to nikt nie ma problemu, że jest stare auto

1.8.25 8:53:52 Strefa powinna być na terenie całej Polski albo nigdzie. To jest tworzenie podziałów w i tak już podzielonym kraju i bezprawne podważanie przepisów krajowych o dopuszczaniu samochodów do ruchu 
drogowego.

A co z dojazdem do innych szpitali? Czy to są jakieś szczególnie uprzywilejowane 2 szpitale? Czy inne są gorsze a ich pacjencji - często 
osoby starsze i niepełnosprawne są gorsze?

Jeżeli wg obowiązujących przepisów samochód został dopuszczony do ruchu na jakiej podstawie miasto Kraków podważa ogólnopolskie przepisy i ogranicza legalnie dopuszczonym do 
ruchu samochodom poruszanie się po drogach publicznych? Państwo w Państwie? Podwójne standardy? 

Jeżeli Państwo Polskie wprowadzi w danych roku zakaz poruszania się samochodów z 
daną normą to cała ta inicjatywa SCT będzie zbyteczna. 

Takie rozwiązanie jest dyskryminujące gdyż te same stare samochody mieszkańców Krakowa bez żadnych opłat i ograniczeń będą mogły jeździć i zatruwać wszystkie okoliczne gminy i powiaty. Jeżeli 
taki system opłat zostanie wprowadzony w całej Polsce to jest to sprawiedliwe ale w takim wypadku miasto Kraków korzysta ze swojej infrastruktury i wielkości aby uzyskiwać dodatkowe przychody 
a ościenne małe gminy nie stać na wprowadzanie takiego systemu i egzekwowanie takich opłat. Dlatego uważam cały ten projekt za dyskryminujący zwłaszcza osoby biedniejsze i mniej zamożne. 
Jeżeli tak ma wyglądać solidarność społeczna w naszym wspólnym Państwie to ja jestem mocno tym zaniepokojony.

Jeżeli mieszkańcy Krakowa będą objęci takimi samymi opłatami wjeżdżając do powiatów ościennych to jestem jak najbardziej za ale 
wszyscy drodzy Państwo wiemy że tak nie będzie bo gminy ościenne nie stać na taki system monitorowania i na służby mundurowe do 
jego egzekwowania. Takimi działaniami tworzymy i pogłębiamy nierówności społeczne i z pozycji siły tworzymy strefy uprzywilejowanie a 
innych obywateli tego samego Państwa traktujemy jako obywateli drugiej kategorii.

1.8.25 8:56:05 SCT należy nie wprowadzać. Jestem przeciwny jej wprowadzaniu. Każdy ma prawo do wjazdu i korzystania z miejsc publicznych i terenu miasta. SCT należy nie wprowadzać. Jestem przeciwny jej 
wprowadzaniu.

Każdy ma prawo korzystać z dowolnego samochodu dopuszczonego do ruchu. SCT należy nie wprowadzać. Jestem przeciwny jej wprowadzaniu. Każdy ma prawo korzystać z dowolnego samochodu dopuszczonego do ruchu. Każdy ma prawo do darmowego wjazdu i korzystania z miejsc publicznych i terenu miasta. Każdy ma prawo do bezterminowego i darmowego wjazdu i korzystania z miejsc publicznych i terenu miasta. 

1.8.25 8:56:39 SCT powinna nie wychodzić poza obręb Plant Powinno być mierzona realna emisja każdego pojazdu i na tej podstawie ograniczony 
wjazd. 

Uważam ze jest to kolejna forma opodatkowania kierowców Propozycja ma wiele nieścisłości związanych z autami zabytkowymi/historycznymi. 

1.8.25 8:59:20 Mieszkam w Głogoczowie, z racji, że pracuję w jednej z korporacji (pensja trochę wyższa niż minimalna krajowa - jedno z podstawowych 
stanowisk w firmie) mam w dodatkowych świadczeniach luxmed dla rodziny. W domu mamy 2 diesle najmłodszy rocznik 2012 - przez 
ostatnie 2 lata podejmowaliśmy próby sprzedaży aut, bezskuteczne. Już pomijam wyjazdy do znajomych na Ruczaj, czy osiedle Oświecenia - 
 po prostu powiem, że jestem wykluczona komunikacyjnie, bo dojazd tam z całą rodziną wyjdzie drożej, jak obecnie autem, a dodatkowo 
odwiedziny na kawę zmienią się w wycieczkę na cały dzień. Przechodząc do propozycji, czy można prosić o np. 20-30 h dostępu starymi 
autami rocznie na osobę  w celu dojazdu do lekarza. Jeśli ktoś ma w domu osobę niepełnosprawną pewnie ten zakres godzin musiałby być 
większy.

1.8.25 9:00:16 Moja propozycja jest taka, żeby sct było w tych samych granicach co strefy płatnego parkowania. A w czym mieszkańcy Krakowa są lepsi od mieszkańców gmin ościennych, którzy tak 
samo pracują w Krakowie? Dlaczego przepisy nie są równe dla wszystkich? 

Uwazam, że mój diesel z 2010 roku posiadający normę euro 4 mniej zanieczyszcza środowisko, niż wiele nowych samochodów, które są źle eksploatowane, ale mają odpowiednią normę wbitą w 
dowód. 

Uważam, że każdy kto pracuje w Krakowie powinien być wyjęty spod zakazu wjazdu do strefy przez 5lat.

1.8.25 9:01:39 strefa ograniczona tylko do ścisłego zabytkowego centrum. Tylko dla pojazdów realnie nie spełniających norm Dla pojazdów nie spełniających norm Euro II brak wyłączeń dla mieszkańców, oni tróją tak samo ok. brak uwag
1.8.25 9:05:57 SCT to kpina. Bzdurne.
1.8.25 9:06:25 Strefa dozwolona dla dowolnych pojazdów powinna obejmować wszystkie P&R Euro 3 również dla diesli Mieszkańcy posiadający samochody z normą powyżej Euro 3 mogliby zachować 

samochody aż do ich "naturalnej śmierci". Bez przymuszania do wymiany
1.8.25 9:08:49 Źle. Do SCT nie powinny być dopuszczane pojazdy nie spełniające podstawowych wymagań (rok produkcji i standard emisji Euro)
1.8.25 9:09:03 Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko i wyłącznie pierścień wokół Plant, tj ul. Basztowa, Podwale, Podzamcze, Westerplatte. Dojazd samochodem powinien być możliwy we wszystkie miejsca, poza pierścieniem wokół Plant. Samochody benzynowe i z LPG Euro 2, samochody z silnikiem diesla Euro 3. Samochody zabytkowe (z żółtymi blachami powinny być wyłączone niezależnie od posiadanego silnika). 10 lat wyłączenia dla wszystkich. Bardzo źle. Jest to skok na pieniądze obywateli. Uderzy to głównie w osoby biedniejsze, które nie stać na samochód spełniający zakładane normy.

Uderzy to również w firmy, do których pracownicy dojeżdżają spoza Krakowa. Może się okazać, że praca w tych firmach przestanie być opłacalna. 
Uważam cały pomysł SCT jako bezsensowny. Osoby mieszkające w okolicznych miejscowościach dojeżdżający do pracy w Krakowie są 
dyskryminowani. Osoby odwiedzające Kraków w celach turystycznych również mają utrudniony dojazd do hoteli co wpłynie na 
zmniejszenie przychodów z turystyki. Przedsiębiorcy również będą utrudnienia z prowadzeniem biznesu w Krakowie. 

1.8.25 9:09:18 SCT nie dla calego Krakowa, SCT dla alei w koło centrum Zbyt duże wymagania powinno być 10 lat wyłączenia Podzielanie ludzi na biednych i bogatych Jak historyczne skoro maja mieć tylko kilka dni w roku?
1.8.25 9:09:34 Tylko rynek w granicach plant Powinno sie dojezdzac wszędzie, stefy faworyzuja bogatych i wprowadzaja dzielenie spoleczenstwa Powinny byc zrownane jak juz roczniki aut benzynowych i diesel Powinno byc wylaczenie dla wszystkich mieszkancow ktorzy dojezdzaja do Krakowa, 

pracuja i tam ich firmy placa podatki
Dzielenie spoleczenstwa, faworyzowanie bogatych Bzdury, to sa zadne wyjatki. Dzielenie spoleczenstwa, wyciaganie pieniedzy od mieszkancow wojewodztwa, dzielenie spoleczenstw, a 

samochody beda samoistnie wymieniane tak czy tak. Jak zwykle lepiej utrudniac wszystkim zycie dla bzdurnych przekonan i zalozen ktore 
nic nie dadza

1.8.25 9:10:21 Strefa powinna obowiązywać ściśle centrum bez wyjątków,obszar całego miast  to paraliż komunikacyjny Ludzi powinni mieć możliwość dojechania samochodem do pracy bo w wielu przypadkach nie ma połączenia komunikacją i odbije się 
to na rodzinach

Uważam że norma euro 4 benzyna i euro 5 diesel to i tak wysoko na status  społeczny.Natomiast nie rejestrować pojazdów z niższą normą co spowoduje  samoistne wyeliminowanie 
starszych pojazdów

Nie zgadzam się,wszyscy powinni być traktowani tak samo.Mieszkańcy krakowa mają 
alternatywę w postaci MPK natomiast natomiastz poza krakowa utrudniacie dojazd do 
pracy co spowoduje pogorszenie bytu rodzin z obszarów pozamiejskich

Bardzo źle,przeciętny mieszkaniec z poza krakowa musiałby oddać 500 zł miesięcznie z wypłaty co nie dotyczyło by mieszkańców krakowa którzy również dojeżdżają starymi samochodami do pracy Wyjątki trzeba uwzględnić natomiast to musi być uzasadnione potrzebą wjazdu

1.8.25 9:10:41 Od strony południowej strefa nie powinna obejmować rejonu Borku Fałęckiego ze względu na duże parkingi przy Makro oraz Carrefourze, co ułatwiłoby pozostawienie pojazdu i przesiadkę na komunikację 
miejską.

Przychodnie weterynaryjne jak np Retina czy Arka. Uważam, że prócz tego wyłączenia powinien zostać zastosowany okres ochronny (rok 
lub dwa) pozwalający na darmowy wjazd dla samochodów zarejestrowanych przed 
rokiem 2024 jak było to w poprzednim projekcie. Dałoby to czas ludziom na 
dostosowanie się do norm i spokojną wymianę pojazdów niespełniających wymogów.

Uważam, że osoby dojeżdżające do pracy do Krakowa spoza obszaru miejskiego powinny mieć możliwość wjazdu bez konieczności uiszczania opłaty.

1.8.25 9:14:26 Dzień dobry
Projektowane przepisy są zbyt rygorystyczne. Niestety nawet w o wiele bogatszych państwach (Belgia, Niemcy, Austria) czy miastach nie ma tak rygorystycznych norm emisji spalin. 
Spowoduje to utratę możliwości dojazdu do pracy, a przez to i wykonywania użytecznych działań na rzecz przedsiębiorców czy miasta przez bardzo wiele Osób. Będzie to miało 
długotrwałe negatywne skutki dla rozwoju miasta Krakowa, jego budżetu i mieszkańców. Można starać się ograniczać wjazd do ścisłego centrum pojazdom najbardziej emisyjnym, lecz 
projektowane zapisy są w tym zakresie zdecydowanie zbyt restrykcyjne.

1.8.25 9:14:58 Strefa powinna być zmniejszona do obszaru Alei 3 wieszczów, Dietla Grzegórzeckiej i Powstania Warszawskiego i wewnątrz. To zmniejszy też ruch na zewnątrz strefy na ulicach prowadzących do strefy. Nie ma 
potrzeby robienia większej strefy, bo na Alejach i Dietla są największe problemy z przewietrzaniem. 

Powinny być dostępne wszystkie szpitale i specjalistyczne ośrodki medyczne w których korzystają przyjezdni oraz wszystkie place 
handlowe.

Przesadziliście z wymaganiami. Diesel euro 5 posiada już DPF i to by wystarczyło. I tak starsze auta znikają stopniowo z dróg bo po latach się psują i nie nadają do dalszej jazdy, nie 
przechodzą przeglądu.
Jeśli chcecie wyeliminować auta które NIE SPEŁNIAJĄ NORM Z DNIA ICH PRODUKCJI to zróbcie to poprzez przeglądy techniczne gdzie jest porządnie mierzona jakość spalin.

Mieszkańcy powinni być wyłączeni spod wymogów SCT TAK DŁUGO JAK DŁUGO ich 
samochody przechodzą przeglądy. Na przeglądzie powinno się decydować czy auto jest 
sprawne (spełnia swoją normę emisji) czy nie. Nowy samochód ma oczywiście spełniać 
wymogi.

Sporo mieszkańców ma stare auta, ale nie używa tych samochodów codziennie tylko 
okazjonalnie (cotygodniowe zakupy lub wizyta u lekarza).
Powinno być dożywotnio dla mieszkańców przyznana możliwość jeżdżenia np. 2x w 
tygodniu (czyli np. do 100 dni w ciągu roku) . To wystarczy.

Nie dajecie dofinansowania na wymianę auta (przy piecach dofinansowanie było), na 
nowe auta ludzi nie stać. Gdy zakażecie im jazdy własnymi autami które przechodzą 
przeglądy to skończy się wieloma pozwami sądowymi które miasto przegra.

Nierówne traktowanie ze względu na dochody. Mieszkańcy SCT powinni być dożywotnio wyłączeni z zasad obowiązujących w SCT.

1.8.25 9:15:08 Należy zmodyfikować SCT w ten sposób, że nie należy jej ustanawiać Czy do tych miejsc będą wyznaczone jakieś drogi, czy każdy będzie mógł stwierdzić, że jedzie na P+R czy do Szpitala i w ten sposób 
przejedzie przez całe miasto.

Wymagania nie mają nic wspólnego z ochroną środowiska i strefą czystego transportu. Po Krakowie wg założeń będą poruszać się tylko najbogatsi, a reszta na piechotę, albo w 
komunikacji zbiorowej, która nie działa prawidłowo

Skoro proponuje się wyłączenie dla mieszkańców na 5 lat,  to w jakim celu ustanawia się 
strefę w tym roku? Odłożyć wprowadzenie strefy na 5 lat, a w tym czasie przeprowadzić 
rzetelne badania

Przecież to nie ma nic wspólnego z ochroną środowiska a jest wprowadzeniem dodatkowej opłaty/podatku. Ciekawe kto będzie to weryfikował przy takim natężeniu ruchu w mieście

1.8.25 9:16:01 standard emisji tylko dla aut nowo rejestrowanych, nie można okradać mieszkańców z ich mienia standard emisji tylko dla aut nowo rejestrowanych, nie można okradać mieszkańców z 
ich mienia

1.8.25 9:18:20 Jest lepiej ale jeszcze nie dobrze. Wszystkie parkingi P +R powinny zostać objęte wyłączeniem ze strefy SCT. Mnie dziwi brak wyłączenia SCT dla P +R Prokocim. Wg mnie Euro4 powinno być pierwszym limitem i równo dla diesli jak i silników benzynowych. Nie jestem mieszkańcem ,więc mnie nie dotyczy. SCT powinna obowiązywać od poniedziałku do piątku bez świąt oraz w porze rannej i popołudniowej (6-22 w nocy komunikacja miejska  jest ograniczona). Tu nie ma uwag.
1.8.25 9:19:11 Druga obwodnica Krakowa Miało być euro 5 dla diesli, skąd ta zmiana? Nawet w Warszawie niema tak rygorystycznych przepisów. Ciekaw jestem jak rozwiążecie tę kwestię w mpk, bo już kilka razy jechałem za 

autobusem, który zostawiał za sobą chmurę.
Czemu tylko mieszkańcy Krakowa? 500zl za to, że dojeżdżam do pracy do Krakowa? Jakaś kpina Każda osoba, która pracuje w Krakowie powinna zostać uwzględniona!

1.8.25 9:20:54 Skandalem jest powstanie strefy! To jawna dyskryminacja klasy średniej i niższej. To faworyzowanie bogaczy! Obostrzenia są zbyt rygorystyczne i faworyzują bogate społeczeństwo. Diesel w EURO5 z 2012 spełnia rygorystyczne wymagania normy spalin, a i tak nie wjedzie do Krakowa. To jest 
skandal.

Wyłączeni powinni być także mieszkańcy powiatów ościennych. Samochodem do pracy 
w Krakowie mam 30minut, komunikacją miejską 1.5godziny. Kto  mi odda ten czas, 
który mogę spędzić z rodziną?

Jawna dyskryminacja i faworyzowanie bogatych! Wymagania są i tak bardzo mocno surowe i przesadzone.

1.8.25 9:22:11 Tak, niestety patrząc na zasoby obywateli wiek samochodów jakie posiadają (ja również) powoduje że będą wykluczeni z możliwości poruszania się po krakowie i będzie utrudniony dojazd do miejsca pracy Patrząc na te miejsca jest satnowczo za mało miejsc parkingowych by można było zostawić samochód i dojechać do pracy KKM Proponuję by z liberalizować wiek samochodów i wydłużyć okres prześciowy by mieszkańcy Krakowa i okolic mieli wiecej czasu do wymiany samochodów, uważam również że nie 
samochody są najwiekszym problemem krakowa, tylko infrastruktura która powodowóje powstawanie wąskich gardeł przez które  tworzą się korki

Tak bontonjest dyskryminacja osób mieszkajacych w okolicach a muszacych dojechać do 
krakowa do miejsca pracy

Uważam że ta opłata jest stanowczo za wysoka i spowoduje że ludzie muszący wjechać uiszczą ją ale spowoduje to że nie bedzie ich stać na wymianę samochodu i wpadną w spiralę długu Mimo wyłaczeń wiele spraw jest tam nie doprecyzowanych i będzie prowadzić do naduzyć lub własnej interpretacji każdej ze stron

1.8.25 9:23:59 Obszar Strefy Czystego Transportu powinie zawierać się w granicach Starego Miasta / Grzegórzki / Zabłocie / Stare Podgórze. Park and Ride Bieżanów, Szpital Żeromski Jeśli ma zostać wprowadzony strefa czystego transportu powinna ona obowiązywać 
wszystkich, bez żadnych wyłączeń. 
okres 5 Lat jest absurdalny. Samochody osób "spoza Krakowa" są bardziej szkodliwe, niż 
samochody mieszkańców. Może zrobić odwrotnie niech mieszkańców Krakowa 
obowiązują zasady od 1 lipca, a mieszkańców spoza Krakowa wprowadzić w okres 5 
letniego wyłączenie spod wymogów SCT. 

Bezsensowne!!! Niby dbanie o środowisko, wjechać nie można bo emisja za wysoka, ale po uiszczeniu opłaty emisja już będzie mniej szkodliwa. Ważne, żeby się pieniądz zgadzał. 

1.8.25 9:24:05 Ta waszą propozycją jest głupia. Stc powinna być na jak najmniejszym obszarze np. W Parku Jordana Jest tyle ważnych miejsc dla funkcjonowania ludzi, że powinna być możliwość dojechania do nich wszystkich! NIE DLA STC To są wasze chore pomysły. Normy euro nie powinny być brane pod uwagę, tylko rok produkcji przed 1850 Powinno być 40 lat okresu poprzedzającego wejście stc Opłata za wjazd to chory pomysł! Zależy wam tylko ma kasie! Żadnych wyjątków! W czym urzędnik,  ksiadz czy karawaniarza ma być lepszy niż zwykły obywatel? NIE DLA STC!
1.8.25 9:26:56 Jestem przeciwny Jestem przeciwny Jestem przeciwny Jestem przeciwny Jestem przeciwny Jestem przeciwny
1.8.25 9:27:32 SCT powinna ograniczyć się do Placu Wszystkich Świętych Cały Kraków powinien być dostępny dla wszystkich 20 lat wyłączenia dla wszystkich Jest to zwykłe mydlenie oczu. Po pewnym czasie opłaty zostaną drastycznie podniesione.
1.8.25 9:27:46 Moja propozycja to zajęcie sie czymś poważnym a nie utrudnianie ludziom życia waszymi chorymi zapewne unijnymi pomysłami. Cały Kraków Standardy emisji euro sa z założenia wadliwe w samym zamyśle, proszę utworzyć nowe właściwe i przemyślane standardy. Żadnych opłat, jesli wprowadzicie zakaz to ma być zakaz, a nie nabijanie kieszeni...
1.8.25 9:28:26 Strefa jest za duża Starsze samochody mogą spełniać wyższe wymogi niż zadeklarowane w normie Euro. Norma Euro to w praktyce niewiele więcej niż wiek samochodu. SCT w obecnym zakresie tj cały KRK 

spowoduje tylko większe zyski dla lobby producentów sprzedających nowe samochody 
okres wyłączenia jest za krótki Norma Euro w przypadku starszych samochodów nie ma nic wspólnego z wielkością ich emisji

1.8.25 9:30:14 Proponuje ograniczyć obszar strefy przynajmniej do pierwszych obrzeżnych osiedli Krakowa gdzie będzie możliwość pozostawienia samochodu niespełniającego wymagania i kontynuować podróż transportem 
miejskim. Na tą chwilę liczba parkingów P+R jest bardzo mała, moim zdaniem nie wystarczająca. Przykładowo od strony Nowej Huty, Czyżyny nie ma takiego parkingu, osoba chcą dostać się w tamte rejony 
będzie miała utrudnione zadania. Moim zdaniem sytuacji nie poprawią opłaty a lepszy dostęp do komunikacji osób z poza Krakowa bez samochodu spełniającego wymagania.

Odpowiedź pokrywa się z odpowiedzią w pkt. 1. Miejsc gdzie można było by dojechać i zostawić samochód jest za mało. 
Pozostawienie samochodu na parkingu szpitala tylko po to by dostać się do centrum nie jest dobrym pomysłem. Parkingów P+R jest 
za mało (np. brak na Nowej Hucie). Proponuje udostępnić zewnętrzne osiedla lub postawić na budowę w pierwszej kolejności 
parkingów P+R przed każdym głównym wjeździe do miasta przed wprowadzeniem SCP.

Nie bardzo rozumiem, jak miało by to poprawić czystość powietrza w mieście (bo to jest głównym cele strefy a nie dodatkowy zarobek). Moim zdaniem lepiej dobrze przygotować miasto na 
wprowadzanie strefy poprzez budowę dodatkowych parkingów P+R i ulgi w korzystaniu z transportu publicznego.

Zwolnione powinny zostać pojazdy będące własnością zarejestrowanych firm świadczących usługi. Są to pojazdy niezbędne do 
wykonywania pracy dla wielu osób.

1.8.25 9:31:18
1.8.25 9:31:36 Dlaczego osoby które mieszkają poza administracyjnymi granicami miasta, ale rozliczają 

swoje podatki w Krakowie nie mogą korzystać z wyłączeń?
Oceniam tak, że jesteście *********.

1.8.25 9:34:41 Jest zbyt restrykcyjna. Nie stać mnie na inwestycję w nowy samochód a jest mi niezbędny do codziennych dojazdów do pracy. Komunikacja publiczna nie zapewnia wystarczającej elastyczności, żeby nazwać to 
delikatnie.

TO nie jest dobra propozycja, nie zgadzam się z nią. Te kilka miejsc jest niewystarczających. Jest wiele miejsc do których muszą 
dojechać osoby chore, ale również do pracy. Miejsca park and ride zaspokoi tylko niewielki ułamek potrzeb.

zbyt restrykcyjne. Jak często prywatny użytkownik o małych i średnich dochodach ma zmieniać samochód? Jak ma go stać na to? Dodatkowo taka polityka obniży drastycznie ceny 
poprzedniego samochodu i drastycznie podniesie koszt zakupu kolejnego spełniającego nowe wymaganie. To jest dyskryminacja ludzi ze względu na dochody i zamkniecie mniej zamożnej 
części społeczeństwa w ich własnych enklawach gdzie mogą sobie wegetować.

Kolejna dyskryminacja. Dlaczego mieszkańcy podlegają mniej restrykcyjnym regułom? Są 
mniej zamożni? Mają mniejszy dostęp do transportu publicznego? Myślę że jest 
dokładnie odwrotnie.

To jest do przyjęcia dla okazjonalnego wjazdu do Strefy. Ale jeśli Strefa obejmuje całe miasto włącznie z lokalizacjami związanymi z codziennymi dojazdami do pracy to jest to nie do przyjęcia. Jak powyżej - to jest dyskryminacja osób spoza Krakowa, które są uzależnione od tego miasta w taki sam sposób jak jego oficjalni 
mieszkańcy (praca, urzędy, zdrowie itd).

1.8.25 9:35:55 Tak Diesle EURO 5 powinny spełniać a nie 6 
1.8.25 9:40:17 Strefa powinna obejmować ściśle centrum,  od Rynku Głównego do Aleji. Nie jest to rozwiązanie problemu,  to wciąż ograniczenia wolności dla obywateli. Mój samochód jest z instalacją LPG, co roku przechodzi kontrole emisji spalin i jest dopuszczony do ruchu. Jakim prawem urzędnik uzurpuje sobie prawo podważania tych badań. To jest 

pozbawienie ludzi prawa do korzystania z własności takiej na jaką ich stać.  Podział społeczeństwa na lepszych i gorszych.  Strefa nie ma sensu przy latających samolotach w takiej ilosci 
nad centrum Krakowa. Najpierw proszę się zająć obwarzankiem krakowskim, pozbyć się pieców i ludzi którzy palą śmieci. 

I co Ci ludzie mają zrobić przez te 5 lat, wziąść kolejny kredyt, spalając już gigantyczne 
zadłużenie za mieszkanie. To jest uśpienia czujności mieszkańców!!!!!

Płacimy już za parking wjeżdżając do miasta, to już jest opłata. Co mają zrobić osoby, które muszą dojechać do pracy na drugi koniec miasta,  obwodnica nie jest jeszcze skończona!!!!! To jest podział społeczeństwa na lepszych i gorszych,  chora ustawa. Są ośrodki zdrowotne, które są w centrum miasta np. Gancarska, 
jeżdżę z chorym Tata do lekarza i nie dość, że choroba nieszczęście to jeszcze opłaty!!!!! Litości!!!!!

1.8.25 9:42:31 moja propozycja to KATEGORYCZNE NIE WPROWADZANIE STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU - jest to dzialanie wykluczajace komunikacyjnie ludzi oraz DYSKRYMINUJACE osoby niezamozne ktore nie stac na 
nowe srodki trasportu

moja propozycja to KATEGORYCZNE NIE WPROWADZANIE STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU - jest to dzialanie wykluczajace 
komunikacyjnie ludzi oraz DYSKRYMINUJACE osoby niezamozne ktore nie stac na nowe srodki trasportu

moja propozycja to KATEGORYCZNE NIE WPROWADZANIE STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU - jest to dzialanie wykluczajace komunikacyjnie ludzi oraz DYSKRYMINUJACE osoby niezamozne 
ktore nie stac na nowe srodki trasportu

moja propozycja to KATEGORYCZNE NIE WPROWADZANIE STREFY CZYSTEGO 
TRANSPORTU - jest to dzialanie wykluczajace komunikacyjnie ludzi oraz 
DYSKRYMINUJACE osoby niezamozne ktore nie stac na nowe srodki trasportu

moja propozycja to KATEGORYCZNE NIE WPROWADZANIE STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU - jest to dzialanie wykluczajace komunikacyjnie ludzi oraz DYSKRYMINUJACE osoby niezamozne ktore nie 
stac na nowe srodki trasportu

moja propozycja to KATEGORYCZNE NIE WPROWADZANIE STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU - jest to dzialanie wykluczajace komunikacyjnie 
ludzi oraz DYSKRYMINUJACE osoby niezamozne ktore nie stac na nowe srodki trasportu

PS. dajce ludziom normlanie zyc i zajmijcie sie powaznymi sprawami a nie utrudnianiu kierowcom zycia z roku na rok... 
1.8.25 9:43:20 Ścisłe centrum. Rynek. Brak strefy/tylko rynek Brak strefy.

Zachęta podatkowa (ulgi/obniżenie podatków)do wymiany auto na nowsze
Najlepsze rozwiązanie to brak strefy i brak takich problemów. Przestańcie tworzyć problemy tam gdzie ich nie ma.brak strefy.

Socjalizm- ustrój który bohatersko pokonuje problemy nieznane w żadnym innym ustroju.
1.8.25 9:43:37 Tak, należy ją całkowicie zmodyfikować czyli wywalić do kosza. Utrudnianie życia zwykłym ludziom przez urzędników powinno być karalne. Wszystkie miejsca powinne być dostępne dla zwykłych ludzi. Co to za pomysł, żeby wydzielać ludziom miejsca w których mogą się 

przemieszczać! 
To ja proszę o o argumenty, które stoją za zmianami, bo na razie nie są przekonywujące. Zostały zakazane piece w Krakowie a powietrze wcale się nie poprawiło mimo, że tysiące osób 
zostało zmuszone do nadprogramowych wydatków. Teraz chcecie wprowadzić kolejne zmiany oparte o jakieś fikcyjne standardy emisji.

Proponuję bezwzględny zakaz poruszania się samochodami dla urzędników i radnych 
miejskich - może wtedy odczepicie się od zwykłych ludzi i dacie nam żyć. 

Jest równie idiotyczne jak strefa. Czyli ludzie, których nie stać na nowe auta mają jeszcze dopłacać? A od tego wg. urzędników przybędzie tlenu? Cały projekt oceniam negatywnie, jest szkodliwy społecznie, powoduje wykluczenia osób najsłabszych, ubogich i niepełnosprawnych. 
Tworzycie getta a nie dzielnice. 

1.8.25 9:44:00 Postuluję, aby pojazdy historyczne / zabytkowe były wpisane do listy wyjątków bez ograniczeń ilości dni wjazdu i bez limitu kilometrów. 
Wprowadzanie tego typu limitów jest wadliwe prawnie z uwagi na brak zachowania zasady równości, a także nie wpłynie na intensywność 
ruchu pojazdów zabytkowych/ historycznych w strefie.  Wyjątek dla pojazdów historycznych / zabytkowych nie powinien być 
warunkowany dodatkowymi ograniczeniami.

1.8.25 9:45:37 Wartościowanie pojazdu wg. roku produkcji jest niesprawiedliwe. Jeżdżę autem renault megane z 2002 roku w bardzo dobrym stanie technicznym i przebiegiem 90 000 km. Wiele o wiele 
młodszych aut na naszych drogach  jest mocno wyeksploatowanych, a przez to o zwiększonej uciążliwości dla środowiska.

Jeśli zmienione, to tylko w górę. Może być.

1.8.25 9:49:40 JEŚLI JUŻ, TO TYLKO STARE MIASTO !!!! Nie które samochody nawet 20 letnie mają mniejszą emisje spalin niż paro letnie z wyciętą ekologią. Wystarczy zaostrzyć badania techniczne na stacjach diagnostycznych a nie 
wprowadzać sztuczny twór "nie wpuszczamy bo samochód ma tyle a tyle lat".

Jak wyżej badania techniczne a nie drenowanie kieszeni mieszkańców bo muszą kupić 
nowszy samochód albo opłacać wjazd do strefy. A może chodzi o luźniejsze ulice dal 
użędniczych pojazdów i żeby zlikwidować korki a nie o ekologie? Bo smog jak był tak jest 
w mgliste dni! Najwiękrzym  problemem jest brak przewietrzania miasta i deweloperka 
wszędzie. Jak można wydać pozwolenie na budowę bloków bez zapewnienia miejsc 
parkingowych a później na ten poczet zabierać pas ruchu który był budowany za 
pieniądze podatników lata temu. Przykład pierwszy z brzegu ulica Mieczysława 
Medweckiego, Marii Dąbrowskiej. 

bzdura Każdy powinien mieć prawo dojechać do miejsca z którego może się przesiąść na komunikację miejską jakim kolwiek środkiem transportu, 
bez względu na rok czy emisje spalin. I powinien tam mieć zapewnione miejsce postojowe. I to ma sens, a cała reszta to są pomysły na 
wyciąganie pieniędzy z kieszeni ludzi i dzielenie na lepszych i gorszych.

1.8.25 9:49:42 Proponuję normę EURO5 zamiast 6 ok Do wyjątków powinny zostać dodane osoby niepełnosprawne lub ich kierowcy posiadające "niebieska" kartę inwalidy. Niekiedy osoby 
spoza województwa korzystają z usług małopolskich klinik/lekarzy/rehabilitantów

1.8.25 9:50:35 Akceptacja diesli od 2010 i normy euro5 tak jak wcześniej było zakładane Kto to będzie wstanie monitorować?! Akceptacja diesli od 2010 i normy euro5 tak jak wcześniej było zakładane. Pozwoli to na mniejszy chaos informacyjny i komunikacyjny. Kto tego będzie pilnował?
1.8.25 9:55:30 Oczywiście, że należy zmodyfikować. SCT powinno obejmować tylko rejony wewnątrz II obwodnicy. Uważam, że jest to niesprawiedliwe podejście. Ktoś kto do szpitala może jechać, ale ktoś kto jedzie zawieść po drodze do pracy 

dziecko do żłobka lub chce podjechać do urzędu skarbowego już dojechać nie może. 
Dla Benzyn jest ok. Dla diesli trochę drastyczny start. Powinno być na początek do 2026 Euro IV i potem stopniowo co rok zwiększać o kolejne Euro. Patrząc bo tym jakie samochody 
jeżdżą po mieście to i tak będzie spory skok w czystości samochodów. 

Uważam, że tak samo truje samochód spoza Krakowa jak samochód mieszkańca 
Krakowa więc jest to niesprawiedliwe. W większości osoby dojeżdżające spoza Krakowa 
jeżdżą samochodem bo muszą. Komunikacja poza Krakowem jest bardzo często bardzo 
słaba. Poza tym wożenie dzieci to jest podjechanie zatrzymanie i jechanie dalej np do 
pracy. Robienie tego komunikacją miejską i czekanie aż przyjdzie kolejny autobus 
zajmuje wieki. Dojazd do pracy w taki sposób by zajmował godziny. 

Tego typu rozwiązanie nijak ma się do założenia SCT czyli oczyszczenia powietrza. Może skoro mają być takie rozwiązania to proszę nazywać po imieniu, że SCT to po prostu skok na kasę 
mieszkańców powiatu krakowskiego a nie mydlić oczu. 

Jeżeli ktoś używa pojazdu zabytkowego hobbystycznie to czemu nie. Niech taka możliwość będzie. 

1.8.25 9:55:47 Należy jej po prostu nie wprowadzac Nie będzie problemu, jezeli nie bedzie SCT. Sa skonstruowane tak, żeby suvy zanieczyszczając powietrze tak samo jak stare samochody mogły wjeżdżać. Powiedzmy sobie szczerze: nie chodzi o powietrze! Chodzi o rozpoczęcie 
nałożenia restrykcji tak, żeby można je bylo pozniej przesuwac...

Rekomenduje zakaz wprowadzania SCT, rynek sam się ureguluje. Paranoja Absurd, mam głosować za tym że kiedyś mam płacić za poruszanie się po moim miescie

1.8.25 9:55:55 SCT nie powinna obejmować całego miasta - ścisłe centrum lub lekko poszerzony obszar. Wg uchwały - samochód benz z Euro4 mający w 2030 roku 25 lat jest bardziej ekologiczny niż diesel z Euro6 17 letni !!!!!  
Bzdura !!!!! proponuje to zrównać ; wymogi od 2030 pozostawić takie jak w 2025 

1.8.25 9:57:08 Wydłużenie czasu dostosowania, jestem studentem i nie dość, że studia w tym mieście są drogie, to zakaz wjazdu, albo dodatkowe opłaty za wjazd samochodem to po prostu dodatkowe uderzenie w 
najbiedniejszych 

Miasteczko studenckie AGH. Śmiech na sali jeśli chodzi o rok produkcji, większość ludzi nie stać na samochody do 10 lat Dla studentów również. Mniejsze opłaty, opłaty komunikacyjne i tak są najdroższe w Polsce Ok, studenci.Heśli ktoś jest poniżej 30 roku życia, także studenci zaoczni to powinni być zwolnieni z opłat.

1.8.25 9:57:29 Nie powinno być SCT Wszystkie miejsca powinny być dostępne dla każdego Te wymagania to chory pomysł - nie powinno być żadnych ograniczeń dla nikogo Czyli to chodzi o podniesienie podatków, a pseudo ekologia jest tylko próbą zamydlenia oczu obywatelom - skandaliczne! Nie powinno być żadnych list i wykluczeń, wszyscy są równi wobec prawa według Konstytucji RP
1.8.25 9:59:57 Należy zlikwidować strefę ! Natomiast nalezy pilnowac by pojazdy były sprawne technicznie ! Tak, bo cała strefa to ograniczenie wolności obywatelskich To bzdura ! Żadnych wyłączeń dla obywateli polski ! Źle, to tylko następne podatki! Gnębienie pewnej grupy ludzi. Nękanie ludzi! budowanie aparatu kontroli i przemocy wobec wyborcow, mobbing obywateli, traktowanie. Jedyna zasada jaka powinna być 

to że urzędnicy administracji Państwowej nie mogą poruszać się samochodami !



1.8.25 10:02:27
SCT została stworzona na kolanie, po lobbingu korpo lemingów (którym międzynarodowe korporacje kupują nowe auta), SCT powstała po dłuższym używaniu środków niszczących rozsądne myślenie 
(psychotropowych, narkotycznych i alkoholu) przez jej twórców. 

Co z osobami pracującymi w Krakowie i dojeżdżającymi z tzw. obwarzanka podkrakowskiego? Mają stanąć na rogatkach Krakowa, na środku drogi - bo jakoś nie widać, żeby Kraków przygotował parkingi oraz 
komunikację zbiorową dla kilkudziesięciu tysięcy takich osób. 

Co ze schorowanymi seniorami mieszkającymi w Krakowie, a których dzieci i opiekunowie mieszkają poza Krakowem? Czy miasto Kraków bezpłatnie i natychmiastowo przejmuje nad nimi opiekę od 1 lipca 
2025?

Co z elektrociepłownią Łęg (i Skawina, od której kupują energię cieplną) - czy one też zostaną zamknięte od 1 lipca? Bo do ogrzewania nie wykorzystuje się rozgrzane głowy twórców SCT, tylko WĘGIEL, z 
którego jest smog!

Co z lotniskiem Balice - droga lądowań prowadzi centralnie nad Krakowem, a samoloty lądując wytwarzają hekto tony smogu! czy lotnisko też zostanie zamknięte 1 lipca?

Granica SCT powinna dotyczyć ścisłego centrum, a nie całego miasta!!! 
Powinien być zastosowany okres przejściowy na dostosowanie przez miasto Kraków infrastruktury dla obsługi dojeżdżających. 

Zdecydowanie bezmyślnie (psychotropy zrobiły robotę!). Czyli dojeżdżając do któregoś z tych punktów powinno się lewitować albo 
objeżdżać Kraków obwodnicami przez dodatkowe kilkadziesiąt km, tym samym generując dodatkowe zanieczyszczenia - aby ominąć 
strefy, w których nie będzie wolno się poruszać?

Twórcy SCT korzystając z publicznych lub korporacyjnych pieniędzy jeżdżą nowymi autami. Reszta społeczeństwa ich w ogóle nie interesuje. Do tego dodajemy lobby sprzedawców aut 
(nowych i używanych) - i pyk, normy wyśrubowane gdyż Euro 7 wprowadzono w 01-09-2024, czyżby wspomniane LOBBY "posmarowało" przy tworzeniu SCT?

Często auta starsze, są bardziej zadbane niż nowsze, a silniki spełniające nawet normy EURO 4 są zadbane.

 Brak okresu przejściowego 

A co z mieszkańcami gmin ościennych dojeżdżających do pracy, do lekarzy, do swoich 
rodzin w Krakowie?

Może te gminy powinny zrobić podobne strefy wykluczające mieszkańców Krakowa z 
wjazdu do nich. Skończą się wtedy wypady weekendowe, ba nawet ciężko będzie 
wyjechać z Krakowa...

Kto to wymyślał, tworzył i po jakich środkach?!? Zdrowy umysł był daleko...

I tu nam się kłania... równość wszystkich obywateli, zagwarantowana przez Konstytucję. Co z tym?

Jeżeli, ktoś jeździ starszym autem, to nie dla tego, że mu się z lenistwa nie chce wymienić. Większość społeczeństwa nie stać na zakup nowych aut - zwłaszcza elektryków. Czyli podwójne "karanie" 
uboższych współobywateli?

Kto stworzył SCT? 
Zajmijcie się lotniskiem w Balicach, zajmijcie się elektrociepłownią w Łęgu - centrum miasta, elektrociepłownią w  Skawinie. Tu jest pole do działania - zrobienia porządku i poprawienia jakości 
powietrza w Krakowie i okolicznych gminach.
A może boicie się tego - łatwiej dopaść słabszych, niż wielkie przedsiębiorstwa... bohaterzy...

Jakie wyjątki i dla kogo???

Czy ktoś z twórców SCT przeczytał na trzeźwo i z umysłem nie zmąconym narkotykami i psychotropami co napisał? 

Czytanie ze zrozumieniem, a przede wszystkim tworzenie przepisów, uchwał, ustaw, decyzji prawnych - mających wpływ na społeczeństwo 
musi być TYLKO na trzeźwo i bez przyjmowania innych środków narkotycznych i psychotropowych.
Inaczej wychodzi taki gniot prawny, jak to co zostało zaproponowane.
Kpina!

1.8.25 10:08:07 Strefa powinna obejmować głównie centrum miasta. Tak Strefa euro 4 powinna wejść później. Tak jak najbardziej Tak
1.8.25 10:08:50 Nie należy wprowadzać strefy czystego transportu gdyż spowoduje to tylko utrudnienia w życiu mieszkańców Uważam że zaproponowana propozycja jest beznadziejna i utrudni życie mieszkańcom oraz przyjezdnym Każdy mieszkaniec posiada auto zgodnie ze swoim statusem majątkowym i nikt nie powinien dzielić mieszkańców na lepszych i gorszych A co to zmień, nagle mieszkańcy po 5 lat będą mieli więcej pieniędzy na samochodów na 

jaki chcą urzędnicy 
Bzdura, jak zapłacę to wtedy mój samorząd będzie Eco, kompletna bzdura. Samochody jeżdżą cały rok a som jest tylko w zimie. Już wprowadzone zostały przepisu dotyczace zakazu palenia drzewem 
na terenie Krakowa i nic to nie wniosło 

A co za różnica, każdy mieszkaniec oraz przyjezdnym powinien móc poruszać się po Krakowie jak chce i czym jeździ. 

1.8.25 10:09:18 w żadnym wypadku strefą nie powinno być całe miasto - ścisłe centrum i tyle 
1.8.25 10:09:49 Zgadzam się ,że strefa musi objąć całe miasto. Zrobiłbym wyjątek tylko dla starszych kierowców. Co do roku produkcji oraz standardu emisji Euro nie mam zastrzeżeń. Nie rozumiem jednak dlaczego nigdzie nie ma ograniczeń dotyczących pojemności silnika ? Wagi o raz wymiaru 

samochodów?  W tak ciasnym mieście zezwalanie na wjazd samochodów zeroemisyjnych lecz ważących wiele ponad 2 tony nie ma żadnego sensu. Spokojnie można wyłączyć  samochody 
użytkowe oraz ograniczyć indywidualny transport samochodowy do max 1,5 tony masy całkowitej. Przeskalowane ciężkie pojazdy to więcej startych opon i klocków hamulcowych w 
płucach szczególnie dzieci. Mniej miejsca i więcej zdewastowanych chodników. Podobne ograniczenia należy nałożyć na samochody " sportowe" komu ma służyć nadmiar mocy ? 

5lat ale np tylko dla osób z  roczników np 1970 i starszych , młodsi bez problemu mogą 
się dostosować.

Jest to rozwiązanie absurdalne, czemu miałoby to służyć ? Dlaczego promujemy fikcję ?  wygląda to na sabotaż strefy oraz dostarczanie argumentów spaliniarzom aby torpedować ochronę płuc 
mieszkańców.

Tak jak pisałem , zrobiłbym wyjątek  dla starszych kierowców ( jest ich niewielu). Poza tym konieczna  jest ewidencja  pojazdów 
użytkowych/serwisowych które jako jedyne są niezbędne do funkcjonowania miasta.  Należy ograniczyć moc masę  i emisję pojazdów 
wjeżdżających do miasta maksymalnie jak to możliwe, dla dobra nas wszystkich. 
Społeczności w pewnych miastach zachodu , które dokonały  tych zmian i porzuciły permanentny indywidualny transport samochodowy 
wszędzie gdzie po padnie ,już teraz widzą korzyści w postaci zmniejszonych nakładów na np służbę zdrowia. Nie rozumiem dlaczego nikt 
nie poddaje pod dyskusję kwestii mocy oraz masy pojazdu skupiając się jedynie na normie Euro którą może spełniać 3 tonowy pojazd oraz 
samochód sportowy emitujący dodatkowo ponad 100 db

1.8.25 10:12:41 Uważam, że propozycja minimalnej normy dla napędu Diesel ustalona w projekcie na EURO 6 - jest zbyt restrykcyjna! 
Poprzednia propozycja - rok produkcji 2010 i norma Euro 5, była sensowna. Takie auta posiadają już filtry DPF, co uważam za zupełnie wystarczające w kontekście celu regulacji - 
ograniczenia emisji pyłowej ze spalin samochodowych. 
Ograniczenie wjazdu do aut 10-cio letnich, i normy EURO 6, oznacza wykluczenie z możliwości poruszania się po mieście dla znacznej części mniej zamożnych mieszkańców - średni wiek 
samochodów dostępnych dla normalnego Polaka - to 10-12+. Takie regulacje, to nie dbanie o czystość miasta i nie żadna SCT - a po prostu "Strefa wolna od biedaków". EURO 5 jest 
logicznie, ekonomicznie, społecznie i w kontekście celu regulacji - absolutnie wystarczająca.

Jeśli projekt "przejdzie" w obecnej formie - tj, z zaostrzeniem dopuszczonego standardu 
EURO do 6 - uważam, że okres wyłączenia spod wymogów - powinno być rozszerzone 
również na powiaty sąsiadujące z aglomeracją krakowską. 
Olbrzymia rzesza ludzi/pracowników w Krakowie - to właśnie ludzie z powiatów 
sąsiadujących (jak choćby Wieliczka (i gminy tych powiatów) - i oni w dużej mierze 
docierają do pracy w Krakowie samochodami. Nie ma wystarczająco rozbudowanej 
infrastruktury komunikacyjnej z Krakowem (zwłaszcza w skali gmin powiatowych) by ten 
stan szybko miał szansę się zmienić. Tak restrykcyjna forma projektu (EURO 6), wykluczy 
olbrzymiej rzeszy ludzi możliwość dotarcia do pracy w Krakowie

bzdura! Czyli za złotówki - już będzie można truć? Kto będzie operował środkami z tych opłat? Gdzie i na co będą przeznaczone? 5 lat zwolnienia dla krakowian - ok, ale postuluję również takie samo zwolnienie dla mieszkańców gmin/powiatów ościennych - życie i 
praca tych ludzi również oscyluje wokół Krakowa. Oni również nie powinni podlegać wykluczeniu. Ewentualnie - zwolnienie dla 
mieszkańców Krakowa, a liberalizacja ograniczeń (do np EURO 4-5) dla mieszkańców "ościennych" na 5 lat. A po tym czasie - ujednolicenie 
dla wszystkich.

1.8.25 10:13:53 Tak zapoznałem się, myślę że cały Kraków nie powinien być objęty tak rygorystycznymi normami emisji spalin, ponieważ stawiane w ten sposób wymagania są nierealne i ograniczą wielu osobom możliwość 
posiadania samochodu, a według mnie dzielnice miasta znajdujące się poza centrum nie wymagają standardów takich jak Euro 6 w tak krótkim czasie. Wyższe wymagania co do norm emisji spalin powinny się 
ograniczać co najwyżej do okolic ścisłego centrum, czyli Starego Miasta, pozostałe dzielnice powinny być objęte natomiast liczniejszymi normami, aby nie przyczynić się do transportowego wykluczenia 
mieszkańców.

Moim zdaniem lista miejsc, do jakich będzie można dojechać każdym samochodem powinna zostać rozszerzona o wszystkie parkingi 
typu P+R. Należy tutaj rozważyć sytuację osób, które chcą dojechać do takich miejsc jak np. Nowa Huta, która nie posiada tak wielu 
parkingów typu P+R. W takim przypadku dojazd do tego obszaru bez samochodu będzie bardzo utrudniony i wydłużony, nawet przy 
założeniu że skorzystamy z komunikacji miejskiej.

Stawiane przez SCT wymagania są moim zdaniem nierealne i bardzo krzywdzące dla dużej części mieszkańców Krakowa. Wymaganie spełnienia, przez pojazdy z silnikiem typu Diesel, 
normy Euro 6 w dniu wejścia SCT w życie jest bardzo wysokim wymaganiem i wiele osób nie będzie w stanie tak szybko wymienić swoich pojazdów. Moim zdaniem należy obniżyć 
wymagania stawiane silnikom Diesla do roku produkcji wynoszącego co najmniej 2010 lub standardu Euro 5 dla WSZYSTKICH pojazdów nie tylko tych należących do mieszkańców 
Krakowa.

Uważam że należy zastanowić się nad innym rozwiązaniem, ponieważ wejście w życie 
SCT w obecnym kształcie w spowoduje wzrost wykluczenia transportowego. Wiele osób 
nie posiada prawnie statusu mieszkańca Krakowa, a jednak zamieszkuje i porusza się po 
mieście samochodem od wielu lat. 

Uważam że należy pozostawić pewnego rodzaju wyjątki, które umożliwią każdemu wjazd do miasta w razie potrzeby, jednak przede wszystkim należy skupić się na zmniejszeniu norm emisji spalin 
jakie są wymagane przez obecnie przez pojazdy.

Lista wyjątków od zasad SCT w Krakowie, choć pozornie ma łagodzić skutki wprowadzenia restrykcji, w rzeczywistości pokazuje, że 
wymagania SCT są zbyt wyśrubowane i niedostosowane do realiów społeczno-ekonomicznych miasta oraz jego mieszkańców. 

1. Wysokie wymagania emisyjne
Normy emisji dla pojazdów wprowadzane w ramach SCT są restrykcyjne i w dużej mierze niedostosowane do aktualnego stanu 
technicznego pojazdów, które poruszają się po Krakowie. Wielu mieszkańców oraz osób dojeżdżających do miasta nie będzie w stanie 
spełnić tych norm z powodów ekonomicznych, co prowadzi do wykluczenia transportowego.

2. Lista wyjątków potwierdza problem zbyt ostrych zasad
Fakt, że wprowadzono liczne wyjątki – w tym dla pojazdów mieszkańców Krakowa, pojazdów specjalnych czy historycznych – wskazuje na 
to, że regulacje SCT są zbyt radykalne, by mogły być efektywne bez generowania oporu społecznego.

3. Nieadekwatne podejście do sytuacji ekonomicznej mieszkańców
Wprowadzenie rygorystycznych wymagań SCT może w szczególności dotknąć osoby mniej zamożne, które nie są w stanie wymienić 
starszych pojazdów na nowe, spełniające wyśrubowane normy. Nawet pięcioletni okres przejściowy dla mieszkańców nie rozwiązuje tego 
problemu – nowe pojazdy pozostaną poza zasięgiem wielu osób.

4. Brak uzasadnienia dla wyjątków
Wyjątki dla pojazdów specjalnych nie mają realnego uzasadnienia ekologicznego. Pojazdy specjalne to często samochody sportowe, które  
zakłócają spokój mieszkańców poprzez bardzo głośne wydechy, ale przede wszystkim w kwestii SCT posiadają bardzo wysokie spalanie 
paliwa co nie jest ekologiczne i powoduje że SCT jest bezsensowne.

Podsumowanie

1.8.25 10:20:22 Należy zrezygnować z tzw strefy czystego transportu w całości. Auta dopuszczane są do ruchu odpowiednimi przepisami na terenie Polski a nie wymyślonymi przepisami przez lokalne władze. To kolejny podatek, a może ktoś w innym mieście nie dopuści wjazdu samochodów z Krakowa? To kolejne ograniczenie wolności wprowadzanie przez władze lokalne, nie zgadzam się z nimi.
1.8.25 10:21:25 Granice strefy powinny obowiązywać od 2 lub 3 (nie istniejącej obwodnicy) pozwoliłoby to na zaparkowanie na parkingach P+R i przesiadkę na sprawna komunikację miejska Każdy park and ride powinien miec zapewniony dojazd bez wjazdu w strefę Restrykcje powinny dotyczyć tylko samochodów nie spełniających emisji spalin euro 5. Biorąc pod uwagę wprowadzenie tak wysokich obostrzeń jak euro 6dt jeśli chodzi o silniki diesla 

spowoduje dramatyczna utratę wartości co spowoduje ograniczenie możliwości wymiany samochodu na takie spełniające warunki 
Mieszkańcy powinni być wylaczeni ze strefy całkowicie lub wprowadzony roczny 
abonament 

X Pojazdy zabytkowe historyczne - co z pojazdami nalezacymi do mieszkańców?
Czy restrykcje będą dotyczyć jednosladow?
Dlaczego pojazdy specjalne oraz organizacje non profit i kościelne mają być wyłączone z restrykcji? 

1.8.25 10:22:40 Tak, należy zmodyfikować, zmniejszyć zakres oraz ilość ograniczeń dla mieszkancow Dojazd do każdego parkingu p&r Auta mieszkańców powinny zostać wyłączone lub potraktowane jeszcze bardziej ulgowo Tak powinno zostać wydłużony okres lub całkowicie zniesiony Popieram, z zastosowaniem ewentualnej ulgi dla mieszkańców Należy wydłużyć okres wjazdu 
1.8.25 10:22:51 Zmniejszenie SCT do granic według, II obwodnica - Aleja 3 wieszczów, przez Rondo Matecznego, aleja Powstańców Śląskich, dalej do skrzyżowania II obwodnica z Nowohucką do Ronda Grzegórzeckiego i dalej 

do Ronda Mogilskiego i dalej II obwodnicą powrót na Aleje 3 wieszczów 
Większość parkingów P+R na obrzeżach/krańcach miasta powinna być wyjątkiem. Bardzo restrykcyjne ograniczenia dla samochodów z silnikami diesla w szczególności jeśli chodzi o normy SCT wchodzące w 2030 roku.  Można wydłużyć etapy wprowadzania SCT z takimi 

wymogami i dać więcej czasu. Przykład SCT w Warszawie, gdzie normy SCT rosną, ale proporcjonalnie i dają więcej czasu na dostosowanie do wymogów SCT. 
Auta należące do Krakowian mogły by być wyłączone w dłuższej perspektywie z spod 
wymogów SCT, lub wprowadzone mniej rygorystyczne wymogi SCT dla mieszkańców.

Jest ono jak najbardziej do przyjęcia Wyjątki są do przyjęcia, warto rozważyć wydłużenie lub zmniejszenie wymagań dla samych mieszkańców.

1.8.25 10:23:19 Strefa nie powinna istnieć w ogóle lub być tylko dla przyjeżdżających, w żadnym wypadku nie dla mieszkańców! Żaden obszar strefy nie jest dobrą propozycją Absurdalne Mieszkańcy Krakowa nie powinni być objęci strefą! Co z ludźmi, którzy mają klasyki?! 
Mamy je sprzedać przez wasze widzimisię czy wyjeżdżać nimi tylko 50 dni w roku?!

Kasą wszystko da się załatwić... Niesamowite. Pomyślcie czasem o biedniejszych mieszkańcach Krakowa, których nie stać na najnowszy samochód ani na waszą śmieszną opłatę 50 dni wjazdu dla historycznych pojazdów to śmieszna propozycja. 
Całą tą strefą plujecie nam, mieszkańcom, w twarze. Wszyscy wiemy, że nikomu nie zależy na poprawie jakości powietrza tylko na 
pieniądzach... 
Pora myśleć o zmianie miasta do mieszkania. 

1.8.25 10:23:56 Nie moze strefa obowiązywac praktycznie dla calego Krakowa, trzeba ją zmniejszyc Norma euro 5 dla diesli jest w zupelnosci wystarczajaca Oczywiscie nie powinno byc zadnych wyłączeń dla mieszkancow Krakowa, ich 
samochody przeciez trują jak spoza Krakowa

Pozytywnie Samochody dla niepelnosprawnych przede wszystkim

1.8.25 10:27:06 Ścisle centrum miasta. Rynek i przyległe uliczki jako strefa A. Samochody z LPG nie generują smogu. Powinny byc zwolnione albo wiek wydluzony Mieszkaniec nigdy nie powinien byc zmuszony do rezygnacji ze swojego samochodu.
1.8.25 10:27:44 Dla diesli po 2030 norma Euro 6 jest wystarczająca. Mieszkańcy Krakowa nigdy nie powinni być objęci wymogami SCT. Pojazdy należące do mieszkańców Krakowa powinni być zwolnieni z zakazów nie tylko na 5 lat ale na zawsze.
1.8.25 10:28:54 Pomysł całej tej strefy jest nietrafiony, to zwykle wykluczenie ekonomiczne mniej zamożnych mieszkańców. Nic wspólnego z ekologia. Cześć mieszkańców wymieniła auta pod wymogi poprzedniego projektu, natomiast teraz ich „nowe” auta nadal nie będą spełniać wymogów SCT. To nie jest projekt ekologiczny, a 

wyeliminowanie z ruchu samochodowego mniej zamożnych mieszkańców. Samochodów używa się nie tylko do poruszania się po mieście, a wy wymagacie od tych ludzi pozbycia się 
istotnego środka transportu.

Nie jest to rozwiązanie ekologiczne. Opłata 500zl miesięcznie jest ogromna kwota dla osób które nie są zameldowane w Krakowie ale jednak tu mieszkają i płaca podatki, a będą zmuszone do zmiany auta. Nie będą mogły one pozwolić 
sobie na tak wysoka opłatę w okresie przejściowym do wymiany auta.

1.8.25 10:30:35 Na Rynku w Krakowie Wawel żeby jazdy mógł odwiedzić grób Lecha Kaczyńskiego Euro 0 100 lat wyłączenia Żdnych dodatkowych opłat za możliwość korzystania z konstytucyjnej wolności przemieszcania się Wszyscy przedstawiciele gatunku homo sapiens
1.8.25 10:35:23 Strefa Czystego Transportu tylko na Rynku w Krakowie. Wawel, żeby każdy mógł odwiedzić grobowiec Lecha Kaczyńskiego. Dla aut benzynowych i diesli- norma Euro 0. 100 lat wyłączenia. Żadnych opłat za możliwość korzystania z konstytucyjnej wolności przemieszczania się. Zwolnienia powinny objąć wszystkich przedstawicieli gatunku homo sapiens.
1.8.25 10:39:09 Strefa tylko na Rynku w Krakowie Wawel, żeby każdy mógł odwiedzić grobowiec Lecha Kaczyńskiego dla aut benzynowych i diesli- minimum Euro 0 100 lat wyłączenia żadnych opłat za konstytucyjną wolność do przemieszczania się Wszyscy przedstawiciele gatunku homo sapiens
1.8.25 10:41:53 Rynek główny Nie jest, jest to za mały obszar, co z urzędami sądami itp Auta z Krakowa powinny być całkowicie wyłączone Auta z Krakowa powinny być całkowicie wyłączone Źle, Auta z Krakowa powinny być całkowicie wyłączone 
1.8.25 10:42:10 Uważam, że powinna obowiązywać w granicach pierwszej obwodnicy, czyli Plant Narodowy Instytut Onkologii, ul.Garncarska 10 lat to minimum takiego moratorium. SCT jest w każdej mierzę krzywdzące dla 

mieszkańców Krakowa i jest błędnym rozwiązaniem realnego problemu smogu. 
Negatywnie Po pierwsze lista ta nie jest "liczna". 

Zapus o maksymalnie 50 dniach dla samochodów zabytkowych jest kuriozalny! Samochody zabytkowe są zabytkami techniki, często 
istnieją dlatego, że są użytkowane. 

Konsultacje po raz kolejny są kuriozalne, bo dotyczą projektu, a nie nie samego faktu wprowadzenia Strefy.
1.8.25 10:42:13 Ograniczyć SCT maksymalnie do ścisłego centrum krakowa. Powinno dotyczyć też mieszkańców okolicznych powiatów wokół Krakowa 

dojeżdżających na codzień do pracy w mieście.
Jedynym celem projektu jest okradanie biednych obywateli.

1.8.25 10:44:40 Strefa tylko na Placu Wszystkich Świętych, a zobowiązany do jej przestrzegania tylko pan Aleksander Miszalski. Komenda W11 przy Pomorskiej. Rok produkcji min. 1900 1000 lat wyłączenia Żadnych opłat za przemieszczanie się, które jest podstawowym i konstytucyjnym prawem człowieka. Wszyscy przedstawiciele homo sapiens powinni być zwolnieni z wyjątkiem pana Aleksandra Miszalskiego. Jak Miszalski chce strefę 
czystego transportu to niech wprowadzi ją w taki sposób, żeby dotyczyła tylko jego osoby.

1.8.25 10:45:06 SCT powinna być obszarowo ograniczona do stref płatnego parkowania. Zbyt wygórowane. Spowoduje wykluczenie komunikacyjne dla mniej zamożnych. Mieszkańcy okolicznych gmin i miejscowości nie będący rezydentami miasta Kraków, a 
potrzebujący cyklicznie dostępu do usług w mieście będą pokrzywdzeni.

Jeżeli nie stać kogoś na nowszy samochód spełniający normy emisji, to ma płacić haracz za wjazd do miasta. Gdzie tu logika?

1.8.25 10:49:19 Granice strefy nie są problemem. Problemem jest samo wprowadzenie strefy które nie jest potrzebne i jest tylko problemem dla mieszkańców i wszystkich innych osób nie uznawanych za mieszkańców w 
tekście ustawy którzy są na codzień związani z Krakowem.

Pytanie jest specjalnie tendencyjne. Obszar SCT jest bardzo złą propozycją. Zaostrzenie ograniczeń z Euro 3 do Euro 4 dla samochodów benzynowych w stosunku do poprzedniej ustawy jest niezrozumiałe, niepotrzebne i bezsensowne. Ograniczenia dla 
samochodów z silnikiem deasel są zbyt wysokie.

Wyłączenie na 5 lat powinno obowiązywać wszystkich. Wprowadzenie SCT na za 5 lat 
mogłoby mieć sens, nie na za pół roku. Jest to bardzo krzywdząc dla studentów, osób 
mieszkających w Krakowie i płacących tu podatki ale niezameldowanych czy 
mieszkańców okolicznych wsi czy miast ściśle związanych z Krakowem np. tu 
pracujących. Oni juz za mieszkańców uważani nie są mimo że także "budują" Kraków...

500 złoty za miesiąc? Kto to wymyślił!? To jest największa głupota tej ustawy... Już 200 złoty byłoby dużym zdzierstwem, 500 to zbrodnia. Przez następne 5 lat każdy powinien wjeżdzać do Krakowa każdym samochodem.

1.8.25 10:52:03 Tak, na Wolicy dookoła ulicy plażowej i tylko yam Cały Kraków prócz ulicy Plażowej na Wolicy Może być i euro 4 ale dopiero auta zarejestrowane po wprowadzeniu SCT, a nie wcześniej W ogóle zlikwidować SCT To w końcu ekologia czy kolejna kasa? Idiotyczne rozwiązanie, jak parę złotych zmieni powietrze? Wszystkie z niskim poziomem emisji bez względu na rocznik (V8 6.0 z 2020 vs R3 1,1 z 1999, co wyemituje więcej?)
1.8.25 10:52:27 Szanowni Państwo. Naszym zdaniem odpowiadanie na tę ankietę

dzielnicy Stare Miasto zostajemy postawieni przed faktem dokonanym. Nikt nas nie pytał o zdanie. Nie było ankiet, dyskusji, referendum ani żadnej innej formy głosowania w tym temacie. Teraz nagle ankieta 
do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa propozycjom ani planom. Uważamy , że są zagrożeniem dla
jest negocjacją z zaistniałym stanem rzeczy. Tymczasem, my mieszkańcy dzielnicy Stare Miasto zostajemy postawieni przed faktem dokonanym. Nikt nas nie pytał o zdanie. Nie było ankiet, dyskusji, 
referendum ani żadnej innej formy głosowania w tym temacie. Teraz nagle ankieta do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa propozycjom ani planom. Uważamy , że są zagrożeniem dla nas i naszych rodzin. 
Posiadamy identyfikator opłacając abonament postojowy rok w rok i żadnej korzyści z tego nie mamy; nie ma dla nas miejsca parkingu. Wysiąść z auta, wyjąc bagaże, zaparkować samochód graniczy z cudem 
ba zdarzył się nawet podwójny mandat za parkowanie w strefie C. Uważamy powyższy projekt za uwłaczający mieszkańcom dzielnicy. Sam adres powinien być przepustką do posiadania stałego miejsca 
parkowania o dojeździe nie wspominając.

Szanowni Państwo. Naszym zdaniem odpowiadanie na tę ankietę
dzielnicy Stare Miasto zostajemy postawieni przed faktem dokonanym. Nikt nas nie pytał o zdanie. Nie było ankiet, dyskusji, 
referendum ani żadnej innej formy głosowania w tym temacie. Teraz nagle ankieta do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa 
propozycjom ani planom. Uważamy , że są zagrożeniem dla
jest negocjacją z zaistniałym stanem rzeczy. Tymczasem, my mieszkańcy dzielnicy Stare Miasto zostajemy postawieni przed faktem 
dokonanym. Nikt nas nie pytał o zdanie. Nie było ankiet, dyskusji, referendum ani żadnej innej formy głosowania w tym temacie. Teraz 
nagle ankieta do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa propozycjom ani planom. Uważamy , że są zagrożeniem dla nas i naszych 
rodzin. Posiadamy identyfikator opłacając abonament postojowy rok w rok i żadnej korzyści z tego nie mamy; nie ma dla nas miejsca 
parkingu. Wysiąść z auta, wyjąc bagaże, zaparkować samochód graniczy z cudem ba zdarzył się nawet podwójny mandat za 
parkowanie w strefie C. Uważamy powyższy projekt za uwłaczający mieszkańcom dzielnicy. Sam adres powinien być przepustką do 
posiadania stałego miejsca parkowania o dojeździe nie wspominając.

Szanowni Państwo. Naszym zdaniem odpowiadanie na tę ankietę
dzielnicy Stare Miasto zostajemy postawieni przed faktem dokonanym. Nikt nas nie pytał o zdanie. Nie było ankiet, dyskusji, referendum ani żadnej innej formy głosowania w tym 
temacie. Teraz nagle ankieta do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa propozycjom ani planom. Uważamy , że są zagrożeniem dla
jest negocjacją z zaistniałym stanem rzeczy. Tymczasem, my mieszkańcy dzielnicy Stare Miasto zostajemy postawieni przed faktem dokonanym. Nikt nas nie pytał o zdanie. Nie było 
ankiet, dyskusji, referendum ani żadnej innej formy głosowania w tym temacie. Teraz nagle ankieta do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa propozycjom ani planom. Uważamy , że są 
zagrożeniem dla nas i naszych rodzin. Posiadamy identyfikator opłacając abonament postojowy rok w rok i żadnej korzyści z tego nie mamy; nie ma dla nas miejsca parkingu. Wysiąść z 
auta, wyjąc bagaże, zaparkować samochód graniczy z cudem ba zdarzył się nawet podwójny mandat za parkowanie w strefie C. Uważamy powyższy projekt za uwłaczający mieszkańcom 
dzielnicy. Sam adres powinien być przepustką do posiadania stałego miejsca parkowania o dojeździe nie wspominając.

Szanowni Państwo. Naszym zdaniem odpowiadanie na tę ankietę
dzielnicy Stare Miasto zostajemy postawieni przed faktem dokonanym. Nikt nas nie 
pytał o zdanie. Nie było ankiet, dyskusji, referendum ani żadnej innej formy głosowania 
w tym temacie. Teraz nagle ankieta do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa 
propozycjom ani planom. Uważamy , że są zagrożeniem dla
jest negocjacją z zaistniałym stanem rzeczy. Tymczasem, my mieszkańcy dzielnicy Stare 
Miasto zostajemy postawieni przed faktem dokonanym. Nikt nas nie pytał o zdanie. Nie 
było ankiet, dyskusji, referendum ani żadnej innej formy głosowania w tym temacie. 
Teraz nagle ankieta do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa propozycjom ani planom. 
Uważamy , że są zagrożeniem dla nas i naszych rodzin. Posiadamy identyfikator 
opłacając abonament postojowy rok w rok i żadnej korzyści z tego nie mamy; nie ma dla 
nas miejsca parkingu. Wysiąść z auta, wyjąc bagaże, zaparkować samochód graniczy z 
cudem ba zdarzył się nawet podwójny mandat za parkowanie w strefie C. Uważamy 
powyższy projekt za uwłaczający mieszkańcom dzielnicy. Sam adres powinien być 
przepustką do posiadania stałego miejsca parkowania o dojeździe nie wspominając.

Szanowni Państwo. Naszym zdaniem odpowiadanie na tę ankietę
dzielnicy Stare Miasto zostajemy postawieni przed faktem dokonanym. Nikt nas nie pytał o zdanie. Nie było ankiet, dyskusji, referendum ani żadnej innej formy głosowania w tym temacie. Teraz 
nagle ankieta do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa propozycjom ani planom. Uważamy , że są zagrożeniem dla
jest negocjacją z zaistniałym stanem rzeczy. Tymczasem, my mieszkańcy dzielnicy Stare Miasto zostajemy postawieni przed faktem dokonanym. Nikt nas nie pytał o zdanie. Nie było ankiet, dyskusji, 
referendum ani żadnej innej formy głosowania w tym temacie. Teraz nagle ankieta do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa propozycjom ani planom. Uważamy , że są zagrożeniem dla nas i 
naszych rodzin. Posiadamy identyfikator opłacając abonament postojowy rok w rok i żadnej korzyści z tego nie mamy; nie ma dla nas miejsca parkingu. Wysiąść z auta, wyjąc bagaże, zaparkować 
samochód graniczy z cudem ba zdarzył się nawet podwójny mandat za parkowanie w strefie C. Uważamy powyższy projekt za uwłaczający mieszkańcom dzielnicy. Sam adres powinien być 
przepustką do posiadania stałego miejsca parkowania o dojeździe nie wspominając.

Szanowni Państwo. Naszym zdaniem odpowiadanie na tę ankietę
dzielnicy Stare Miasto zostajemy postawieni przed faktem dokonanym. Nikt nas nie pytał o zdanie. Nie było ankiet, dyskusji, referendum 
ani żadnej innej formy głosowania w tym temacie. Teraz nagle ankieta do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa propozycjom ani 
planom. Uważamy , że są zagrożeniem dla
jest negocjacją z zaistniałym stanem rzeczy. Tymczasem, my mieszkańcy dzielnicy Stare Miasto zostajemy postawieni przed faktem 
dokonanym. Nikt nas nie pytał o zdanie. Nie było ankiet, dyskusji, referendum ani żadnej innej formy głosowania w tym temacie. Teraz 
nagle ankieta do przyjętego projektu. Nie ufamy Państwa propozycjom ani planom. Uważamy , że są zagrożeniem dla nas i naszych rodzin. 
Posiadamy identyfikator opłacając abonament postojowy rok w rok i żadnej korzyści z tego nie mamy; nie ma dla nas miejsca parkingu. 
Wysiąść z auta, wyjąc bagaże, zaparkować samochód graniczy z cudem ba zdarzył się nawet podwójny mandat za parkowanie w strefie C. 
Uważamy powyższy projekt za uwłaczający mieszkańcom dzielnicy. Sam adres powinien być przepustką do posiadania stałego miejsca 
parkowania o dojeździe nie wspominając.

1.8.25 10:54:46
1.8.25 10:58:13 Strefa powinna być ograniczona do Śródmieścia. We wcześniejszych projektach była mowa o normie euro 5 lub roku produkcji przynajmniej 2010. Znam osoby które niedawno miały konieczność zmiany samochodu i brały te dane pod 

uwagę a na co dzień dojeżdżają do Krakowa. Zaproponowane normy euro 6 lub 2014 rok produkcji są zbyt restrykcyjnie dla większości kierowców. Będzie to problem nie tylko dla 
mieszkańców czy turystów , ale przede wszystkim dla ludzi dojeżdżających do pracy do Krakowa, uczniów i studentów. Samochód z silnikiem diesla pozostaje i będzie dalej jednym z 
najtańszych środków lokomocji a na przesiadkę na samochody elektryczne nie ma co liczyć . 

W Polsce auta użytkuje się latami , często po 10 lub więcej lat. Okres ten jest stanowczo 
za krótki. 

Jest to w pewien sposób rozwiązanie problemu, ale okres 3 letni jest zbyt krótki, możliwość ta powinna być wprowadzona bezterminowo. Ta lista nie powinna obejmować pojazdów należących do administracji państwowej lub samorządowej, z uwagi na to,że wymogi powinny 
być spełnione najpierw od góry. Należy dać przykład a dopiero potem wymagać tego od mieszkańców. 

1.8.25 10:58:20 Pierwsza obwodnica. Euro 4 I gmin ościennych że względu  na brak parkingów przy granicach gmin. Tak Tak
1.8.25 11:00:28 Wyłączenie dla mieszkańców Krakowa powinno być bezterminowe. Samo ograniczenie 

daty zakupu samochodu spowoduje, że tych pojazdów będzie z czasem ubywać. 
Mieszkańcy nie będą zmuszani do wymiany samochodów w konkretnym czasie, a będą 
je stopniowo wymieniać w miarę ich zużycia.

1.8.25 11:00:41 Ograniczenie strefy do obszaru ścisłego centrum Miasta (błonia Rynku i najbliższe ulice). Przyjęcie normy Euro 2 dla aut benznowych i Euro 3 dla diesli. Obszar ten należy zdecydowanie poszerzyć i dodać także przychodnie zdrowia, punkty stomatologiczne, apteki, szkoły.  Przyjęcie normy Euro 2 dla aut benzynowych i Euro 3 dla diesli. Rok produkcji jest bez znaczenia. Wprowadzenie ograniczeń dla ciężkich aut elektrycznych zużywających ponad 15 kWh na 
100km.

Auta obecnie zarejestrowane nie mogą być objęte żadnymi ograniczeniami. Ograniczenia 
mogą dotyczyć tylko nowo rejestrowanych aut.

Bezsensowne. Miasto pobiera już opłaty za parkowanie. Ograniczenia SCT powinny dotyczyć wszystkich pojazdów magistratu oraz wszystkich pojazdów komunikacji publicznej.

1.8.25 11:00:42 SCT jeżeli  miala by być powinna obowiązywać w ścisłym centrum miasta, w granicach I lub II obwodnicy. Tak jak ma to miejsce w innych miastach UE. Strefa w granicach administracyjnych miasta to absurd, 
szczególnie gdy większość obiektów użyteczności publicznej jest zlokalizowane w jego granicach i samym centrum (szpitale, urzędy, galerie handlowe itp).

To jest śmieszne, w czym jeden szpital jest ważniejszy od drugiego ... tzn jak dostanę skierowanie do Rydygiera to jestem pacjentem 
drugiej kategorii? Jak dojeżdżam do Krakowa od strony północnej to jestem lepszy bo mam dostępny P+R Górka Narodowa? To jakiś 
żart? Co z dojazdem mieszkańców okolicznych gmin do własnych firm w  Krakowie, firm, które przecież wpływają na rozwój miasta? 

Normy emisji Euro nie powinny być wyznacznikiem dopuszczenia pojazdu do ruchu. o tym decyduje badanie techniczne pojazdu, za które co roku płacimy. To hipokryzja najwyższych 
lotów. Wiele z pojazdów spełniających te normy ma usunięte DPF-y, FAP-y i EGR-y ... to diagnosta sprawdza faktyczny stan emisji. Jeżeli mam pojazd, który został dopuszczony do ruchu 
to mam prawo z niego korzystać. Ograniczenia w jego poruszaniu się w strefie to OGRANICZENIE MOJEJ WOLNOŚCI DO PRZEMIESZCZANIA. To swoiste zerwanie umowy ze strony Państwa 
po jego prawowitej rejestracji i dopuszczeniu do ruchu. Na to NIE MA ZGODY. Samochód powinien być utrzymywany w dobrym stanie technicznym i służyć ja najdłużej -to prawdziwy 
wyznacznik ekologii.

W czy mieszkaniec Krakowa jest lepszy od mieszkańca okolicznej gminy czy powiatu, 
który często dojeżdża do pracy w mieście - to DZIELENIE społeczeństwa - przypadek, nie 
sadzę. Ta propozycja ma na celu ewidentne uśpienie mieszkańców Krakowa na protesty, 
wyjście na ulicę. Wiele osób zameldowanych w Krakowie mieszka poza Krakowem, w 
jego okolicznych "sypialniach". Może zaproponować wprowadzenie zakazu wjazdu do 
okolicznych gmin mieszkańcom Krakowa posiadających pojazdy nie spełniające kryteriów 
SCT, czy Oni mogą zatruwać życie innych? Co to za przywileje i hipokryzja? Albo wszyscy, 
albo nikt!!! 

To podatek dla miasta od tych najbiedniejszych, których nie stać na zmianę samochodu, jawna niesprawiedliwość społeczna. To następny przykład hipokryzji - gdzie to rozwiązanie ma związek z 
ekologią? Żenada i pogłębianie rozwarstwienia społecznego. Odbieranie prawa do wolności i własności - to nadaje się tylko do prokuratury i sądu.

To następny przykład potwierdzający, że te rozwiązania nie mają nic wspólnego z szeroko pojętą ekologia, powtórzę jeszcze raz - albo 
wszyscy, albo nikt. SCT w ścisłym centrum, albo wcale.

1.8.25 11:01:13 Jestem przeciwny wprowadzeniu SCT w Krakowie. To ściema, która nie poprawi jakości powietrza a służyć będzie tylko uprzywilejowanym urzędnikom i bogatym aby im się lepiej jeździło po Krakowie. j/w j/w j/w j/w j/w
1.8.25 11:03:39 Strefa czystego transportu jest bez sensu,nic nie zmieni i nie należy jej wprowadzać Strefa czystego transportu jest bez sensu,nic nie zmieni i nie należy jej wprowadzać Strefa czystego transportu jest bez sensu,nic nie zmieni i nie należy jej wprowadzać Należy zrezygnować z pomysłu wprowadzenia strefy Strefa czystego transportu jest bez sensu,nic nie zmieni i nie należy jej wprowadzać Strefa czystego transportu jest bez sensu,nic nie zmieni i nie należy jej wprowadzać
1.8.25 11:05:13 Ograniczyć do ścisłego centrum Krakowa. Rozszerzyć o placówki opieki publicznej, szpitale, placówki pogotowia, urzędy, szkoły, apteki. Ograniczenie powinno objąć auta elektryczne zużywające co najmniej 15 kWh energii na 100km - produkcja prądu w Polsce oparta jest głównie o węgiel i tym samym jest jest 

wysokoemisyjna. 
Auta zarejestrowane nie mogą być objęte nowymi ograniczeniami. Opłata jest nieuzasadniona. Ograniczeniami powinny być objęte wszystkie pojazdy komunikacji publicznej i wszystkie auta Urzędu Miasta Krakowa i podlegających mu 

instytucji.
1.8.25 11:08:53 Należy zrezygnować ze Strefy Czystego Transportu, gdyż jest ona sprzeczna że swobodą przemieszczania się po mieście i uderza w najbiedniejszą część społeczeństwa. Należy całkowicie zrezygnować z wprowadzenia SCT. Najwięcej zanieczyszczeń emitują autobusy MPK Euro6 oraz najnowsze samochody. W porównaniu z nowymi samochodami, stare emitują mniej zanieczyszczeń niż np. najnowsze SUVy! Należy zrezygnować z pomysłu wprowadzenia SCT. Wprowadzenie opłaty jest po prostu podatkiem od posiadania starego samochodu. Czy pobierając podatek od najbiedniejszych, tak zamierzacie walczyć że smogiem? To jest totalna Wasza 

hipokryzja!
Należy wycofać się z wprowadzenia SCT w Krakowie.

1.8.25 11:10:47 Ograniczenie SCT do linii II Obwodnicy, Wisły lub + Stare Podgórze. Nie, wyłączone ze strefy na pewno powinny być dojazdy i rejony nagromadzenia firm - np. rejon Życzkowskiego na Czyżynach, 
Płaszów, Kampus na Ruczaju, rejony wszystkich szpitali. Jak sobie Państwo wyobrażacie dojazd do np. szpitala Żeromskiego? 
Dowiezienie go na P&R i wsadzenie w komunikację ???

Wyraźnie jest wskazanie na auta benzynowe - niemal bez ograniczeń, zaś diesle - nie wiem skąd pomysł akurat na Euro 6? Nie rozumiem dlaczego auta starsze posiadające DPF i 
przechodzące badania techniczne są dyskryminowane?

Oczywiście, jak to się ma do zasady równości prawa dla wszystkich? Pytam jeszcze raz:  jak to się ma do zasady równości prawa dla wszystkich? Jeżeli tak, to mieszkaniec Krakowa posiadający auto nie spełniające wymagań też powinien płacić "abonament" lub wnosić 
jakąś opłatę. Albo wszyscy płacą albo nikt. 
Argument, że ktoś "płaci podatki w mieście" jest przestrzelony - jeżeli mnóstwo osób pracuje w firmach ulokowanych w Krakowie, to też wnosi wkład do podatków miejskich. 

1.8.25 11:12:12 Powinno to być jedynie ścisłe centrum Krakowa, wyjątkiem powinniśmy ustalić miejsca szczególnie zatłoczone, miejsca kultu religijnego etc. Lista taka jest niewystarczająca, wygląda na to, że niewiele osób wie ile ludzi jest zmuszonych dojeżdżać do KRK samochodem Jest to forma wykluczenia społecznego nie każdego stać na to by móc sobie pozwolić na nowszy droższy samochód, szczególnie z obecnymi kosztami życia. Stanowi to kolejny przykład wykluczenia społecznego, po pierwsze mieszkańców gmin 
ościennych, a po drugie uboższych mieszkańców miasta.

Myślę, że nie jest to dobry pomysł jest to forma faworyzowania osób bardziej zamożnych, a co osobami biedniejszymi, które mają np. zmianę nocna w pracy, nie mieszkają w KRK, a potem nie mają 
jak wrócić do domu, bo nie mają samochodu?

Jeśli taka strefa powstanie, jakąkolwiek grupa byłaby uprzywilejowana i tak będzie to forma wykluczenia społecznego dla innych grup 
społecznych. Szczególnie uderzy to w uboższa warstwę społeczeństwa.

1.8.25 11:16:53 Należy objąć nią wyłącznie ścisłe centrum miasta (I obwodnica). Wszystkie szpitale i P+R powinny być objęte tym wyjątkiem. Nie ma powodu, żeby wymagania dla diesli były tak restrykcyjne - raczej powinniśmy wymagać aby samochody były sprawne, bo jak diesel jest sprawny - to nawet euro3 nie jest złe. Nie tylko Krakowa, ale i okolicznych powiatów - ponieważ ci ludzie tak samo pracują w 
krakowie i muszą dojeżdżać, a raczej nie są zbyt bogaci, skoro mieszkają dalej, gdzie 
mieszkania są tańsze, to i na drogie samochody nie będą mieć.

Jest dobre, jedynie opłata powinna być symboliczna - te proponowane są za wysokie. Bardzo dobrze, wyjątków powinno być dużo, bo regulacje nie mają na celu uprzykrzania życia ludziom pracującym np na pojazdach 
specjalnych. Powinien być także wyjątek dla firm budowlanych.

1.8.25 11:16:54 Zacząć od Śródmieścia i stopniowo poszerzać obszar SCT a nie od razu prawie całe miasto. Najpierw wybudujcie parkingi Park&ride a potem wprowadzajcie ograniczenia. Obszar prawie całego miasta to zła propozycja wprowadzana w tak szybkim tempie. Dajcie właścicielom pojazdów więcej czasu na 
zmiany pojazdów!!!Czyli mniej rygorystyczne wymagania dla pojazdów zwłaszcza z silnikiem diesla, więcej czasu!!!!

Zbyt surowe wymagań norm EURO, zwłaszcza dla pojazdów z silnikiem Diesla. Dlaczego tak drastycznie w porównaniu do wcześniejszego, zaskarżonego projektu?Dajecie biedniejszym 
właścicielom pojazdów tylko parę miesięcy na zmianę pojazdu, kogo na to stać?Zwłaszcza ze po ewentualnym wprowadzeniu SCT cena pojazdów wzrośnie znacznie. Należy obniżyć 
wymagania SCT dla pojazdów z silnikami Diesla, np. wymóg EURO 4 od 2026 roku dla diesla lub co najmniej tak jak było w poprzednim zaskarżonym projekcie.

Zapis niezgodny z Konstytucją RP, art.32 . Zapis dyskryminuje osoby nie będące 
mieszkańcami Krakowa. Okres 5 lat wyłączenia spod wymogów SCT ale dla wszystkich 
bez wyjątków! !!

Zapis niezgodny z Konstytucją RP, gdyż dyskryminuje biedniejszych. Czyli bogatsi zapłacą i mogą a biedniejsi już nie? Nie chodzi mi o jednokrotny, chwilowy wjazd lecz o wjazd codzienny do pracy, 
lekarza, sklepu…

Należy rozszerzyć listę wyjątków o pojazdy osób prowadzących jednoosobową działalność gospodarczą na terenie miasta Krk jak sklepy, 
rzemiosło, wynajem… a mieszkających poza KRK. Należy rozszerzyć listę wyjątków o pojazdy osób uczących się w mieście KRK np. 
Studentów a dojeżdżających do KRK.

Poza tym zastanawiam się czy ktoś to przeczyta i przeanalizuje, czy ta ankieta to tylko tak dla picu, ze była , ze pytacie społeczeństwo, 
bierzecie pod uwagę głos obywatela. Niestety, nie sądzę.

1.8.25 11:20:06 Zapoznałam, uważam że jest ok. Zgadzam się aby wprowadzić ja niemal w całym Krakowie. Jest ok Jest ok 5 lat jest w porządku  mogło by być nawet 3 lata Zgadzam się Ok
1.8.25 11:21:40 uważam, że SCT powinna być ograniczona jedynie do ścisłego centrum te kilka miejsc (podkreślam - KILKA) to nadal próba wykluczenia komunikacyjnego Ludzi często nie stać na ogrzewanie w zimie, a co dopiero na wymianę aut.

Jeszcze przed chwilą była mowa o euro3, niektórzy już zmienili auta i teraz się okazuje, że jednak musi być euro4 w przypadku benzyny?
to nadal próba wymuszenia na mieszkańcach, aby wymienili samochody
Jak zrobicie SCT w ścisłym centrum, to będzie to oznaczać, że właściciele aut 
niespełniających norm, będą mieli wybór (komunikacja, carsharing itp)
Całe miasto to brak wyboru, bo obszar nie przewiduje dojazdu do niektórych P+R czy 
stacji kolejowych

W przypadku strefy w całym mieście oznacza to jedno "nie stać cię na nowe auto, to płać haracz jeśli chcesz z niego korzystać"
Rozwiązanie byłoby dobre jakby SCT było w ścisłym centrum, wtedy, jak ktoś ma potrzebę, aby tam coś załatwić, kupuje wjazd na 2-3 godziny, powiedzmy 2-3 razy w miesiącu i to jest do przeżycia, 
ale żeby płacić za poruszanie się po całym krakowie 500 zł/miesięcznie, to jest juz skandal

uważam, że jeśli ktoś prowadzi działalność w Krakowie, płaci tu podatki, to samochód przeznaczony pod wykonywanie działalności 
powinien być zwolniony z SCT.
Zakup specjalistycznego pojazdu spełniającego normy SCT to nie kilka lub kilkanaście tysięcy jaj w przypadku auta osobowego lecz około 
100-150 tysięcy za nowoczesny pojazd (nie zawsze jest możliwa rejestracja, jako pojazd specjalny)

1.8.25 11:31:12 Należy ją wprowadzić tylko symbolicznie, w obszarze plant. Należy ją wprowadzić tylko symbolicznie, w obszarze plant. Należy ją wprowadzić tylko symbolicznie, w obszarze plant. Należy ją wprowadzić tylko symbolicznie, w obszarze plant. Należy ją wprowadzić tylko symbolicznie, w obszarze plant. Należy ją wprowadzić tylko symbolicznie, w obszarze plant.
1.8.25 11:31:16 Nie zgadzam się na żadną "strefę czystego transportu". Każdy samochód jest czyjąś własnością, którą nabyl na podstawie indywidualnej umowy cywilno-prawnej i dopuszczony do ruchu przez odpowiednie 

władze (opłacane moimi podatkami), na okres nieograniczony. Jakakolwiek zmiana tego stanu rzeczy, dokonana przez ludzi będących wynajętymi przeze mnie urzędnikami, mającymi za zadanie zarządzać 
miastem w moim imieniu jest bezczelnym skokiem na własność prywatną, zrobionym przez ludzi przypominających w swoim działaniu przestępczych paserów, a nie ludzi działających z mojego nadania w celu 
zarządzania moim i moich współobywateli majątkiem. Pozbawianie mnie mojej legalnej własności, czy możliwości jej użytkowania na podstawie czyjegoś "rozporządzenia", a nie na podstawie dobrowolnej 
umowy cywilno-prawnej nie noże być traktowane inaczej, jak bezczelny i przestępczy skok na własność prywatną, dokonany w "majestacie prawa". Ja uważam takie działanie za bezprawne, które prędzej czy 
później powinno doczekać się surowej kary.Karę tą powinni ponieść wszyscy ci, którzy w jakikolwiek sposób włączyli się w ten proceder.
Zarządzający majątkiem wspólnym mogą działać tylko i wyłącznie bez zmiany struktury własnościowej panującej na terenie ich działania, ponieważ nie jest to ich własność prywatna, tylko należąca do ludzi, 
którzy powierzyli im tą funkcję.

Nikt nie ma prawa decydować za mnie, w co mam się ubierać, czy gdzie mam chodzić, czy jeździć i przy pomocy jakich środków 
transportu. Tzw "władze" mogą jedynie zachęcać czy edukować (do swoich pomysłów), a nie przymuszać, czy można sobie nawet to 
wyobrazić skrajność, strzelać i mordować.

Tzw. standard emisji Euro jest ściemą, polegającą na tym, że do rury wydechowej sinika wprowadza się powietrze, które ma w deklarowanych założeniach dopalać spaliny, a w 
rzeczywistości jedynie rozrzedza je, dając korzystny wynik składu sprawdzanych spalin. Patrząc globalnie, każdy samochód zamienia całe zatankowane paliwo na energię poprzez spalenie 
tego paliwa. Proces spalania to w skrócie zamiana węgla, na dwutlenek węgla i tego się nie obejdzie.
A tak na marginesie, jeżeli ktoś chce zmniejszyć ilość emitowanego przez ludzkość dwutlenku węgla, to powinien zacząć od wojskowości. Każdy wystrzelony nabój, pocisk, czy bomba 
(oprócz atomowej, która pod tym względem jest czysta) emitują olbrzymie ilości dwutlenku węgla. I co? I nikt nawet na ten temat się nie zająknie. A co z napędem czołgów, wozów 
pancernych, samolotów, rakiet itd., itp. to nie emituje dwutlenku węgla, czy może spełniają one wyśrubowane normy EURO 20?  ;-((

To jest ściema, polegająca na tym, że ten kto rozdaje przywileje, ma również prawo je 
odbierać czy karać za wymyślone przez siebie wykroczenia. Nie, nie macie takich praw, 
bo nie macie prawa do tworzenia tych bezprawnych stref czy innych gett. To już było!!!

To jest uwiarygadnianie nieposiadanej WŁADZY! PATRZ PKT %

1.8.25 11:33:14 Nie chcę żadnej strefy lub minimalną ograniczoną najwyżej do Plant SCT powinna być jak najmniejsza lub wcale nie powstać Negatywnie się do tego odnoszę Żadnych obostrzeń dla posiadanych przez mieszkańców pojazdów. Ukryty podatek - NIE Żadnych obostrzeń dla pojazdów zabytkowych i historycznych
1.8.25 11:34:47 Strefa powinna być wprowadzona tylko i wyłącznie w ścisłym centrum Pomysł na granicę jest beznadziejny Powinno zostać tak jak w poprzednim projekcie czyli dla diesla euro 5 lub samochód zakupiony wcześniej z euro 4 który został zakupiony wcześniej. Jest to dyskryminacja diesla ponieważ 

silniki benzynowe mają limit wieku 2005 a diesel 2014 który wcale nie daje więcej zanieczyszczeń. Trzeba tępić samochody z usuniętym DPF 
Jest to dyskryminacja osób dojeżdżających do pracy których jest cała masa Ten projekt to wyłudzanie pieniedzy Jest to niesprawiedliwe osoby pracujące w Krk w większości mają starsze samochody 

1.8.25 11:34:54 Pięć lat powinno wystarczyć 
1.8.25 11:37:20 Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT Nie dla SCT 
1.8.25 11:39:52 Wprowadzenie tej strefy jest bardzo obciążające dla społeczności. Osoby, które jeżdżą starszymi modelami samochodu nie stać na nowszy model samochodu, także obciążanie ich dodatkowymi opłatami mija 

się z celem. Mało tego, takie działanie będzie negatywnie wpływać na budżet tych osób. Bardzo duża część osób, która dojeżdża do pracy samochodem, decyduje się na to, z uwagi na oszczędność czasu aby 
móc zdążyć odebrać dzieci ze szkoły i zawieźć je na zajęcia dodatkowe. Uważam, że proponowane rozwiązanie jest tylko jednostronne. Jeżeli miasto chce, żebyśmy przestali jeździć samochodami, niech 
uruchomi współfinansowanie do ich wymiany, s nie przerzucać cały koszt na społeczeństwo.

Nie satysfakcjonuje mnie dojazd samochodem do PaR, z uwagi na to, że pracując na cały etat, a jestem matką samodzielnie 
wychowująca dziecko, nie jestem w stanie wyrobić się w czasie, aby zawieźć dziecko do szkoły, dojechać do pracy, pracować przez 8h i 
przed 17 zdążyć odebrać dziecko że świetlicy. 

Mam diesla z 2007 roku, z miłą chęcią wymienialnym samochód na nowszy, ale najzwyczajniej w świecie nie stać mnie na to. Jeżeli miasto jest w stanie współfinansować wymianę mojego samochodu to jak 
najbardziej, jeżeli miasto całe koszty wymiany samochodu zrzuca na mnie, to niestety 
takie rozwiązanie.nie jest satysfakcjonujące.

Mieszkam w gminie liszki, dojazd do pracy samochodem zajmuje mi od 30 - 50 min w zależności od korków w jedną stronę, autobusem to czas od 1,5 do 2 h w jedną stronę. Dodatkowo obciążając 
mnie kosztami za wjazd do Krakowa bardzo mocno obciąży mój budżet domowy. Może skutkować tym, że zmienię miejsce zatrudnienia.

Pod uwagę powinny być wzięte pod uwagę gminy ościenne, z których często ludzie dojeżdżają do pracy do Krakowa. Mieszkam w gminie 
liszki, a za dwa miesiące w gminie Czernichów. 

1.8.25 11:41:17 Granice są ok Nie widzę potrzeby wprowadzenia żadnych wyjątków Myślę, że wymagania są bardzo łagodne Może to spowodować lawinowe przepisywanie samochodów na osoby uprawnione, 
myślę, że każdy mieszkaniec powinien mieć prawo do wyłączenia tylko jednego pojazdu.

Bardzo złe rozwiązanie. Sugeruje przeciwnikom sct, że chodzi wyłącznie o zyski dla miasta. Nie jest też jasne, na co miałyby być przeznaczone te środki. Myślę, że w ogóle nie powinno być takiej opcji. Jeśli wyjątki są liczne, to przestają być wyjątkami. Jestem przeciwko poszerzaniu tej listy.

1.8.25 11:41:44 Ścisłe centrum 1 obwodnica Rozłożenie w czasie . W okresach 3 letnich eliminacja samochodowa od euro 1 do euro 5 To albo dbamy o środowisko i zakaz wjazdu lub trujemy dalej tylko nabijamy budzet
1.8.25 11:43:44 Zgodnie z propozycją strefa nie będzie obowiązywać w ciągu dróg ekspresowych i autostrady. Może się jednak zdarzyć, że kierowca będzie zmuszony opuścić trasę i wjechać do miasta (np. wypadek, nagła 

konieczność czy to fizjologiczna czy problem z autem). Nie powinien w takiej sytuacji być karany. Uważam, że SCT powinna zakładać pewien obszar buforowy (wyłączony z SCT) wokół tras szybkiego ruchu gdzie 
kierowca może zjechać z trasy i poruszać się w obrębie miasta (oczywiście nie wjeżdżając do centrum, a jedynie poruszając się po jego peryferiach). Proszę zwrócić uwagę, że pozostałe polskie miasta które już 
wprowadziły lub planują wprowadzić SCT nie robią strefy, która jest aż tak rozległa jak w przypadku Krakowa. 

Patrz punkt 1. Według mnie norma emisji spalin dla diesla jest zbyt wysoka. Już auta spełniające normę EURO 5 są wyposażone w wydajne katalizatory znacznie redukujące emisje szkodliwych 
substancji, w tym tlenków azotu. Proponowane w projekcie ograniczenie wjazdu do SCT samochodów z silnikiem diesla poniżej EURO 6 jest zdecydowanie na wyrost. Proszę porównać 
ograniczenia wprowadzone w innych miastach oraz projekty SCT dla innych miast. Nigdzie nie ma normy wyższej niż EURO 5. Dodatkowo Warszawa pokazuje jasno o ile ograniczy się 
emisja szkodliwych substancji przy wprowadzeniu danych ograniczeń (różnica między EURO 5 i 6 jest znikoma). Skąd więc pomysł na EURO 6 w Krakowie? Czy rzeczywiście chodzi o 
redukcję zanieczyszczeń, czy o utrudnienie życia obywatelom?
Autorzy projektu słusznie zauważają, że auta z silnikami diesla emitują więcej zanieczyszczeń (ale to jest na litr paliwa). Pomijają jednak istotny fakt, który wzięli pod uwagę posiadacze 
tych właśnie aut. Otóż, jak powszechnie wiadomo, auto z silnikiem diesla zużywa zdecydowanie mniej paliwa niż podobne auto z silnikiem benzynowym.  Przykładowo (porównam dwa 
auto posiadane przeze mnie): diesel 1.8 – średnie zużycie paliwa w cyklu mieszanym 6,5l/100km, benzyna 1.6 delikatnie powyżej 10l/100km. Jak widać benzyniak zużywa ponad 50% 
więcej w porównaniu do diesla. Twierdzę więc, że benzyna wyemituje więcej szkodliwych zanieczyszczeń niż diesel. Przeliczyłem to na podstawie dwóch wymienionych pojazdów (na 
podstawie danych ze świadectw homologacji) i wyniki są na korzyść diesla (30% mniej zanieczyszczeń jeśli odniesiemy się do rzeczywistego spalania, a nie do teoretycznej emisji na litr 
paliwa).

Co znaczy „mieszkaniec Krakowa”? Mieszkam w Krakowie od 2009 roku, moja rodzina 
ma tu nieruchomość za którą płacę podatek. W Krakowie też pracuję. Ale mieszkam też 
w innym mieście (na zmianę z Krakowem) i tam też pracuję (na zmianę z Krakowem). 
Auto mam na tablicach z innego miasta. Takich ludzi jest bardzo dużo. Jak rozumiem z 
projektu, nie jestem traktowany jako mieszkaniec Krakowa. Jak mam w tej sytuacji 
dojechać do pracy w Krakowie, czy do mieszkania w Krakowie? Podobnie jak ludzie 
mieszkający w sąsiednich miejscowościach dojeżdżający do Krakowa do pracy. Co z nimi?
Czemu ma służyć takie wyłączenie? Pozyskaniu głosów wyborców? Za 5 lat może rządzić 
ktoś inny i to on dostanie ten „gorący kartofel”.
Proponuję aby wyłączenie dotyczyło też ludzi pracujących w Krakowie (chociażby na 
podstawie ważnej umowy o pracę), a także tych posiadających tu nieruchomość (lub 
prawo do korzystania z nieruchomości).

Czemu to ma służyć? Propozycja opłaty jasno pokazuje, że założeniem autorów projektu jest wyciągnięcie pieniędzy od ludzi przyjeżdżających do Krakowa. Poprawa jakości powietrza schodzi na 
drugi plan.
Wobec powyższego zaproponowane rozwiązanie oceniam bardzo źle. Po raz kolejny dzieli obywateli na krakowian i „przyjezdnych”. Czy jest to zgodne z zasadą równości wobec przepisów prawa?

Co do „krakowian” patrz punkt 4. 
Pojazdy specjalne i zabytkowe – nie mam uwag.

1.8.25 11:45:04 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z 
okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

1.8.25 11:45:20 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic 
Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

1.8.25 11:45:30 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic 
Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

1.8.25 11:45:38 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic 
Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

1.8.25 11:45:46 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic 
Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

1.8.25 11:45:52 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic 
Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!



1.8.25 11:46:01 Strefa efektywnie obejmuje cały Kraków (z wyjątkiem Rząski, Zielonek i DALEKIEGO wschodu Krakowa). Jest to zbyt daleko idąca strefa która zamiast przynieść poprawę mieszkańcom uczyni Kraków całkowicie 
nie atrakcyjny dla biznesu i życia obywateli mieszkających na obrzeżach. Jest mi sobie ciężko wyobrazić żeby ktoś kto układa flizy był wstanie wymienić samochód dostawczy którym wozi swój sprzęt na taki 
który który spełnia normę EURO6 żeby wjeżdżać do Krakowa. Rezultat będzie taki iż nie będzie brał takich robót albo tak podniesie ceny że nikomu się to nie opłaci. 

Proponuje strefę ograniczyć do drugiej obwodnicy Krakowa (czyt. Alej). W takim wypadku ograniczymy ruch w najbardziej zamieszkałej części Krakowa bez powodowania jakiś niewyobrażalnych szkód dla 
ekonomii. 

Niestety ta propozycja ze zderzeniu z praktyką polegnie. Parkingi Park & Ride ładnie wyglądają na papierze ale jest ich garstka i nie 
posiadają nawet  10% takiej ilości miejsc postojowych żeby udźwignąć tak duży ruch samochodowy. To miałoby sens jeśli przy każdym 
zjeździe z 4 obwodnicy Krakowa jest Park and ride z parkingiem na 10000 samochodów i koleją dojeżdżającą do najbliższej pętli 
tramwajowej. W innym wypadku to jest nieporozumienie. 

Zbyt wysokie. Maksymalnie EURO4 dla diesli i benzyny. Pozatym należy też zwrócić uwagi że diesle może faktycznie emitują PM2.5 ale za to mniej CO2. Także czemu ustawodawca nie 
bierze tego pod uwagę?

Brak mi słów... Czyli jak zapłaci się do budżetu Krakowa to nagle środowisko nie będzie trute? Albo walczymy o środowisko albo o poprawę budżetu miejskiego. Brak konsystencji w rozumowaniu. Albo walczymy o środowisko, albo bohatersko rozwiązujemy problemy które sami stworzyliśmy. 
Pojazdy zabytkowe emitują bardzo dużo zanieczyszczeń, wiec czemu diesla z EURO 5 od 2030 nie wpuszczać ale stary zabytkowy 
samochód już tak? 

Zakładając że faktycznie chodzi o ochronę środowiska przy zachowaniu jakiejś wygody dla mieszkańców strefa powinna być restrykcyjna 
ale w ścisłym centrum gdzie znajduje się dobra komunikacja miejska i gdzie bez samochodu można się obejść. Strefa może być też 
dynamiczna. Jeśli jest dobry stan powietrza w lecie to po co ograniczać swobody obywatelskie?

1.8.25 11:46:06 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic 
Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

1.8.25 11:46:06 Strefa Czystego Transportu, jeśli już, to powinna dotyczyć tylko ścisłego centrum czyli rynku głownego i rejonu plant Każdy obywatel, którego auto zostało zgodnie z przepisami prawa zarejestrowane i przeszło przegląd rejestracyjny powinien móc 
dojechać w dowolne miejsce bez przeszkód i ograniczeń

Wszystkie sprawna auta, które przeszły przegląd rejestracyjny powinny być dopuszczone do ruchu bez ograniczeń. Jest to propozycja pokazująca, że de facto SCT jest fikcją - na jakiej podstawie mieszkańcy 
Krakowa mają być zwolnieni - czy ich auta przez fakt że są w posiadaniu mieszkańców 
Krakowa wydzielają mniej spalin? Są to jawne kpiny ze zdrowego rozsądku albo "skok na 
kasę" (płacisz podatki w Krakowie to nie obowiązuje Cię ograniczenie)

SCT jest sprzeczna z konstytucją i obowiązującym prawem - jako taka powinna zostać całkowicie zanegowana. SCT jest sprzeczna z konstytucją i obowiązującym prawem - jako taka powinna zostać całkowicie zanegowana. Dodatkowo niedawno 
zmieniono wymagania dotyczącego rejestracji pojazdów historycznych by utrudnić tę właśnie, co jest jawną kpiną

1.8.25 11:46:14 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic 
Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

1.8.25 11:46:21 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic 
Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

1.8.25 11:46:27 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic 
Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

1.8.25 11:46:34 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic 
Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

1.8.25 11:46:43 W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do 
SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie 
do pracy z okolic Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w 
remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

W poprzedniej wersji podawali Państwo że Diesle z normą euro 5 będą miały wjazd do SCT conajmniej do 2028 roku, i wielu własicieli takich pojazdów dojezdzającyh codziennie do pracy z okolic 
Krakowa, tak jak ja, zainwestowało już dużo środków (>10000zł) w remont tych samochodów. Prosżę o uzwględnienie tego!!!

1.8.25 11:47:06 Czywiście. Pomijając już sam fakt bezsensowności SCT oraz łamania tym zarzadzeniem konstytucji RP, to uważam że strefa czystego transportu powinna objąć ewentualnie tylko płytę rynku głównego. Nic 
więcej i nic mniej.

Dojazd powinien być możliwy do każdego miejsca które nie jest wyłączone z ruchu poprzez przepisy ruchu drogowego. Dla mieszkańców nie powinno być w tym zakresie żadnych ograniczeń. Dla innych także. Jeśli ktoś porusza się pojazdem dopuszczonymi do ruchu drogowego (posiadającego przegląd i 
ubezpieczenie) to powinien mieć pełe prawo dojechać nim tam gdzie chce i tam gdzis zezwalają na to przepisy ruchu drogowego.

Okres wyłączenia powinien obowiązywać przez kolejnych 100 lat. Po tym okresie można 
się zastanowić co dalej.

Jest tak samo bezsensowne jak cały pomysł SCT. Jak wyżej. Jest to bezsensowne jak cały pomysł SCT w Krakowie. 

1.8.25 11:49:43 dla mnie centrum to planty i stare miasto gdzie i tak wjechać się już nie da od dawna absurd, mam 20 letni samochód który pali 6l oleju napędowego i on nie jest trucicielem, jeśli samochód jest zarejestrowany ubezpieczony ma ważne oc to wolno mu jeździć wszędzie jeśli samochód jest zarejestrowany ubezpieczony ma ważne oc to wolno mu jeździć 
wszędzie 

absurd nie do przejścia, może  wyłączmy lotnisko w Balicach bo samoloty generują hałas i smród a potrzeba podróżowania nie jest najważniejsza zakaz wjazdu do Krakowa dla obcokrajowcow, przede wszystkiem Ukrainców 

1.8.25 11:51:08 moim zdaniem tylko dzielnica 1 a jak dojedzie personel pielegniarski do placówek medycznych. Sama jestem pielęgniarką i zajmuję się opieką długoterminową  dala 
pacjentów na terenie Krakowa.  Średnia wieku pielęgniarek to  już wiek senioralny lub około senioralny.  Nie będziemy kupowały 
nowych samochodów bo  raz ze względu na wiek , jak tez na bardzo wysokie ceny. Do Krakowa dojeżdza znaczna liczba pielęgniarek z  
różnych wsi i miasteczek  wokół Krakowa.

nie jest to  dyskryminujące obywateli . Pracujemy na terenie Krakowa, dla mieszkańców 
Krakowa     np. pielegniarki, położne i inny personel placówek medycznych

jest to bardzo niesprawiedliwe   aby nas tak dyskryminować  dlatego tylko , że mieszkamy pod Krakowem pielęgniarki, położne osoby zatrudnione w placówkach medycznych na terenie Krakowa.
Pracownicy cywilni wojska, wojskowi. Na terenie Krakowa jest olbrzymia   3 Wojskowa  Baza Logistyczna Wojska Polskiego. To oni dbają o 
bezpieczeństwo i zdrowie pacjentów , a Baza Wojskowa o bezpieczeństwo naszego Kraju.

1.8.25 12:01:42 10 lat
1.8.25 12:02:23 Uważam że SCT jest nie potrzebna. Nie każdego stać na nowy samochód. A niektóre samochody mogłyby spełniać aktualne normy, można je przystosować.

 Jest to dyskryminacja mniej zamożniejszych mieszkańców 
Powinien być umożliwiony dojazd do różnych wydarzeń w których samochód bierze udział albo coś reprezentuje lub kogoś Stara norma euro (którą auto dostało kiedy było produkowane) nie oznacza że samochód nie spełnia aktualnych normy.

Poza tym samochody można przystosować aby spełniały bardziej restrykcyjne normy.
Wykorzystywanie dalej starych samochodów to też recykling xD większość nowych samochodów nie dożyje starości 

xD Najlepiej za darmo, albo za zakupy na stacji paliw xD Może pojazdy które jeszcze nie są zabytkowe, a przyjechały na jakieś wydarzenia, reprezentować coś itp.

1.8.25 12:03:00 Dla deasel 2016 albo euro 6 
Euro 6 jest wystarczającym obostrzeniem Auta z tą norma spełniają wysokie standardy oczyszczania spalin.

1.8.25 12:04:24 Całe stare miasto i Kazimierz! Od alej trzech wieszczów po Wisłę i Grzegórzki do ronda grzegórzeckiego. Standard emisji powinien być najwyższy w okresie wprowadzenia SCT i podnoszony co 2 lata wraz z wprowadzaniem nowych norm w autach nowo produkowanych.  Tylko dla mieszkańców objętych strefą SCT. Pozostali nie powinni wjeżdżać do strefy. Pojazdy zabytkowe i historyczne nie powinny być wyjątkiem. 
1.8.25 12:05:33 Sct powinna być ograniczona do obszaru wewnątrz pierwszej obwodnicy. SCT zamknięta w ramach pierwszej obwodnicy nie wymaga wyłączeń. Do obwodnicy powinny wjeżdżać samochody spełniające wymagania normy Euro 2. Mieszkańcy Krakowa dostosują się do przestrzegania normy Euro 2. Opłata ma na celu dyskryminację osób biednych. Strefa ograniczona pierwszą obwodnicą nie będzie wymagała wyjątków.
1.8.25 12:07:16 Pierwsza obwodnica Krakowa Placówki miejskie, takie jak żłobki, szkoły, przedszkola, biblioteki, przechodnie, apteki euro 1 10 lat miesięczna 50 złotych osoby o dochodach nieprzekraczającyh średniej krajowej 
1.8.25 12:08:18 PIERWSZA OBWODNICA Euro 5 wystarczające dla diesla 10 lat minimum Characz od biednych Kościół najbogatsza instytucja za darmo DLACZEGO ? 

1.8.25 12:08:35 Brak strefy, a jeśli musi być to ograniczona do Rynku (bez przyleglych ulic). Reszta Krakowa to rozumiem strefa wolna od biedy? Zakaz poruszania się samochodami dla urzędników miasta Krakowa - skoro tak świetnie działa wg. nich komunikacja miejska to niech poruszają się tylko nią - dotyczy to też spraw 
prywatnych 

DE-MO-KRA-CJA, KONS-TY-TU-CJA,  jest to jawna dyskryminacja ludzi ze względu na miejsce zamieszkania, co jest wprost zakazane przez konstytucję, która mówi, że nikt nie może być 
dyskryminowany z jakiegokolwiek powodu. Przepis będzie martwy w sądzie.

Myślę, że należy ograniczyć zakaz wjazdu do urzędników miasta Krakowa - niech korzystają z komunikacji miejskiej cały czas, również do 
spraw prywatnych. Reszta mieszkanców kraju niech jeździ czym chce.

1.8.25 12:10:58 Żadnej strefy być nie powinno
1.8.25 12:11:48 Moim zdaniem ograniczeniem strefy czystego transportu mogła by być II obwodnica, jednak z wyłączeniem jej samej. Teraz życie miasta to i przemieszczające się w nim pojazdy. Poza dojazdami do pracy ludzie 

załatwiają różne sprawy poruszając się po mieście, korzystają ze sklepówm obiektów sportowych itp. Po co zmuszać kogoś jadącego z zakupami czy rzeczami na basen do przesiadek autobusowych.
Ważne miejsca dla każdego są inne. Dla jednego jest to szpital, dla kogoś innego miejsce pracy. Poza tym jak weryfikować czy ktoś 
akurat jedzie do szpitala czy w inne miejsce? Są też inne miejsca opieki w Krakowie, inne szpitale (np. szpital im. Dietla w centrum), 
miejsca terapii zajęciowej. Ciężko zliczyc wszystkie. Przychodzą nam do głowy z reguły te z jakimi mamy stycznność.

Nie mam zdania na ten temat. Czasami pojazd spełnia z założenia pewne normy, ale na skutek awarii, z którą użytkownik nic nie robi przez 3/4 roku nim nie trafi badanie techniczne, 
jeździ i zanieczyszcza bardziej niż pojazdy norm nie spełniające.0

Jeśli miasto ma być dla mieszkańców to jest to raczej dobre rozwiązanie. Tylko weźmy 
też pod uwagę, że młode pracujące osoby może, choć na pewno nie wszystkie, stać na 
zakup nowszych pojazdów, a osoby starsze, dla których samochód jest dużym 
ułatwieniem przemieszczania się nie koniecznie stać na zmianę samochodu na nowy. 
Pamiętajmy też o osobach z niepełnosprawnościami! Mam parę takich w gronie 
znajomych i auta ułatwiaja im życie i umożliwiaja sprawny dojazd do pracy. Np 
koleżanaka dojeżdża do pracy że Skawiny. Nie sądę, by dla niej rozwiązaniem była 
przesiadka do autobusu przy wjeździe do Krakowa. Tym bardziej że nie kojażę parkingu 
P+R w Borku Fałeckim.

Takie rozwiązanie ma jakiś sens. Tylko przecież już ponosimy opłaty za parkowanie w centrum. Rozumiem że wyłączenie może mieć sens dla firm prowadzących działalność usługową w Strefie. 
Będzie się z tym wiązało poniesienie cen usług i produktów. Dostawy do sklepów spożywczych zdrożeja więc zdrożeja wszystek produkty też. 

Moim zdaniem takie rozwiązania są dobre, ale są ogromnym wyzwaniem w kraju gdzie więcej miesięcznych pensji trzeba wydać na nowe 
auto niż np w Niemczech czy Francji... Ekologia nie jest niestety tania.
W sumie jak chcemy dbać o zdrowie miszczncóe czy obywateli możemy też wprowadzić zakaz sprzedaży wyrobów tytoniowych czy 
alkoholu. Od lat wiemy że szkodzą one zdrowiu, ale z jakiś powodów ich nie zakazujemy. Trzeba wziąć pod uwagę, że Kraków "żyje z 
turystyki". Część osób mających problem z przyjazdem do Krakowa wybierze zwyczajnie inne miasta ze względu na wygodę. Tak jak miało 
to miejsce na mała skalę z rozwojem dzielnicy Kazimierz, gdzie można bylo długo wjeżdżać autem i ludzie zamiast spotykać się w 
kanjpakach w centrum wybierali Kazimierz.

1.8.25 12:12:27 Jeśli SCT jest konieczne do wprowadzenia to należy ją zmniejszyć do obszarów poktywających się ze strefami parkowania A i B - czyli ścisłego centrum miasta. Obniżenie roku produkcji dla samochodów z silnikiem diesla do 2010 roku i 2015 roku od 2030 roku. Czyli po uiszczeniu opłaty spaliny nieprzeszkadzają? Rozwiązania złe i demoralizujące. Ogólnie rzecz biorąc SCT jest niesprawiedliwe. Jeśli ktoś posiada starszy samochód z bardzo małym silnikiem, który mało pali, a tym 
samym ma znikomy wpływ na środowisko dostaje zakaz wjazdu/poruszania się po Krakowie. A jeśli ktoś ma stosunkowo nowym 
samochód z ogromnym silnikiem to już jest wszystko w porządku. 

1.8.25 12:16:53 Niektóre auta przez normę emisję spalin będą pokrzywdzone przykład:
Seat ibiza 4 z silnikiem 1.4mpi rok produkcji 2008-2012. 
Auto z roku 2008 będzie miało normy emisji spalin Euro 4, więc w późniejszym czasie może ono być objęte zakazem, jednak ten sam silnik (1.4mpi) w latach produkcji 2009-2012 będzie 
miał normy emisji Euro 5 i będzie mógł wjechać do SCT. Co w przypadku gdy silnik miał 2 normy emisji, bo spełniał wymogi

1.8.25 12:18:30 Proponowane granicę strefy są zbyt rozległe. Wydaje mi się rozsądne ograniczenie terenu strefy do centrum miasta (np. obrębu drugiej obwodnicy) czyli obszaru największego ruchu samochodowego. Jest to jakiś pomysł ale powoduje wykluczenie ze względów ekonomicznych. Ktoś kogo nie stać na samochód spełniający wymagane normy może też nie móc pozwolić sobie na dodatkowe opłaty. 
Po za tym to może być trudne do zorganizowania dla osób starszych i np rzadko bywających w mieście. 

Generalnie ten projekt utrudni życie kierowcom starszych aut, a nie wszystkich stać na zmianę auta. W przypadku seniorów samochód jest 
często niezbędny w codziennym życiu, ale jego wymiana może być niemożliwa. Dochodzą tu jeszcze kwestie technologiczne. Nowe auta są 
zbyt skomplikowane dla starszych. Piszę to na podstawie konkretnego przypadku. Kierowca 75 letni z 22 letnim autem. Już kilka lat temu 
próbował zmienić samochód, ale zniechęciły go te wszystkie nowinki technologiczne. A do sklepu/lekarza/kościoła/rodziny trzeba czymś 
dojechać więc nie może zrezygnować z prowadzania samochodu.

1.8.25 12:18:58 Wolny wjazd powinien być dla mieszkańców Krakowa autami które opisałem w pkt nr 3.
Płatny wjazd dla turystów i aut z poza Krakowa nie spełniających norm np 10 zł na dzień.
Wjazd do SPP nr I, II, III i IV powinien być tylko dla osób z tych stref. No i oczywiście służby, taxi i zaopatrzenie. Przejazd Wielopole i koło Poczty Gł to największe zanieczyszczeniem spalinami.

Dla pojazdów z poza Krakowa powinny to być napewno szpitale, sądy, urzędy i P&R. Rok produkcji samochodu nie powinien mieć nic wspólnego ze standardami Euro. Samochody starsze mogą mniej zanieczyszczać niż te nowsze.
Auta starsze niż przewidziane w propozycji SCT powinny przejść test spalin np przy badaniu technicznym i być dopuszczone do wjazdu z pozytywnym wynikiem testu.

Mieszkańcy krakowa zawsze powinni wjechać i zaparkować pod swoim domem. Płacą tu 
podatki.

Samochody zarejstrowane poza Krakowem mogłyby wjechać za np niedużą opłatą dzienną np 10 zł, bo i tak płacą za parking w strefie. Krakowianie zawsze powinni dojechać do miejsca zamieszkania, niezależnie jakim samochodem. Auta starze niz przewidziane powinny 
przejść test spalin.

1.8.25 12:21:23 Niepojete dla mnie dlaczego przy ustalaniu granicy strefy poszliscie Panstwo po calosci wlasciwie. Nie rozumiem czemu celem jest doprowadzenie do takich utrudnien skoro mozna ograniczyc strefe na 
przyklad do okregu na przyklad tworzac granice strefy na przyklad na ulicach stella sawickiego, aleje pkoju, bora komorowskiego, opolska, i tak dalej. Ludzie wtedy zrozumieja jak i ze strefa ze strefa 
parkowania ze ma to na celu dzialanie ktore poprawic ma warunki w centrum. Po za tym oplaty jak widze sa troche niezrozumiale. Na przyklad jak ma byc liczona doba za whqzd do strefy. Przyjedzie do mnie 
ktos. Zaparkuje. Nie bede pytal jakie ma auto i jaka norme. Cale dnie auto bedzie stalo bo rodzina przez weekend nie ma powodu ruszac auta. Czyli bedzie to liczone jak za 2 dni mimo ze auto stalo. 
Wprowadzanie takich zasad jest dosc dziwne. Moze wzorem warszawy wprowadzic 10 dni wjazd dla kazdego bezplatny, moze weekendy lub niedziele bezplatne gdzie ruch codziwnny jest znaczaco mniejszy. 
Moze Z obserwacji widac ze nie ma intencji aby wymyslic elastyczne rozwiazanie a raczej pomysl jest na zasadzie idziemy na calosc. 
Mam wrazenie ze rzaezacy nami nie zdaja sobie sprawy na temat poziomow plac w tym kraju. Mam na przyklad zadbane auto ktore przechodzi badania i chce go uzytkowac do konca. Zakup auta to kosmos 
cenowy a uzywane auta to tez przewaznie ryzyko. Dzis przy kosztach zycia oderwanych od poziomu wynagrodzen narzucanie kolejnych kosztow na ludzi to jest niezrozumiale. Ciezko stwierdzic kto ma w tym 
interes ale prosi sie az zauwazyc ze ciagle kupowanie nowych i nowych aut oppaca sie tylko branzy automotive. Kolejna sprawa. Sprowadza sie multiple m aut z usa wielkosci ciezarowki lub suvow co sa wielkie 
i pala duzo wiecej mimo ze srednio na testach wypadaja alceptowalnie ale pala po 15 litrow a jak ktos ma male auto mimo ze starsze ktore pali 5 l to jest zly i bedzie karany. Jak macie dostep do cepik 
zacznijcie pobierac oplaty wieksze za auto co maja 3 litry pojemnosci i sa jak suvy wielkosci 2 malych aut. Na spotkaniach nie widac checi wprowadzania sprawiedliwych i rozsadnych rozwiazan. Bogaci beda 
jezdzic i parkowac w centrum swoimi autami a biedni niech kmbinuja skoro sa biedni i oszczednie zarzadAja swoimi budzetami i nie moga ciagle kupowac aut albo nie uwazaja ze to rozsadna sprawa. 

Obawiam sie ciaglych wymyslow i zmian ktora beda wprowadzane jak sie bedzie 
podobalo. Moze wprowadzic strefe na jakis zasadach na 2 lata i zobaczyc zmiany. Przy 
sklonnowciach wlaszy do pobierania coraz wiekszych oplat roznego typu ponoc na dla 
dobra nas to po 2 latach albo beda efekty albo nie i wtedy zobaczymy.  Patrzac na 
spadajace wyniki zanieczyszczenia moze po 2 latach spadna jeszcze nizej

To by mialo jakis sens ale jak okreslic czas uzywania. Wiazd do strefy i wyjazd po miesiqcu bo auto bylo zaparkowane na prywatnej posesji to raczej nie uzytkowanie auta. Wykupywanie smsem dni 
jazdy no moze da sie jakos zrobic jak bilety. 

1.8.25 12:23:16 Strefę czystego transportu należy całkowicie zlikwidować.
Jest to naruszenie wolności obywateli i segregowanie ludzi na podstawie zarobków i posiadanych dobr
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Strefę czystego transportu należy całkowicie zlikwidować.
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Strefę czystego transportu należy całkowicie zlikwidować.
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Strefę czystego transportu należy całkowicie zlikwidować.
Jest to naruszenie wolności obywateli i segregowanie ludzi na podstawie zarobków i posiadanych dobr

1.8.25 12:23:51 Tylko Rynek Główny, ogólnie Centrum Miasta. Mogą wjeżdżać jedynie samochody elektryczne. Jest bardzo wiele takich miejsc. To nie jest dobre rozwiązanie jako jedyne opcje dostępne do wjazdu dla wszystkich. Tylko centrum bez 
spalin.

Rok produkcji i emisje nic nie wnoszą. Wszystko zależy od stanu auta. Często starsze auta są w lepszym stanie niż nowe, wielkie suvy na diesla. Tak więc tutaj nie może być takich 
zróżnicowań. Jeśli chcecie naprawdę pomóc środowisku  niech straż miejska sprawdza wyrywkowo samochody wjeżdżające to danej strefy miasta lub ustawić czujniki.

Nie można wymagać że ktoś zmieni auto na lepsze lub nowsze. Nie stać nas na to. To nie 
jest proekologiczne - bo co ma się stać z tymi autami? Jeśli będzie program 
dofinansowań (jak do wymiany pieców) wtedy możemy o tym rozmawiać. Główną 
przyczyną problemów z powietrzem w Krakowie są gminy ościenne - z nimi trzeba robić 
porządek nie z autami w Krakowie 

Widać że liczą się tylko pieniądze!!!! A co to ma dać środowisku? Totalna głupota - zresztą jak wiele rzeczy które dzieją się teraz Krakowie. W sumie nie powinna mnie dziwić taka propozycja na tle 
równie beznadziejnych decyzji szanownego prezydenta. 

Samochody zabytkowe jak najbardziej. Ale uważam nie powinno być w ogóle takich wyróżnień. Bo strefa powinna obejmować wyłącznie 
centrum jeśli wbiciem musi powstać 

1.8.25 12:25:09 Uważam, że obszar Strefy Czystego Transportu należy ograniczyć do ścisłego centrum miasta Krakowa, tj. do granic I Obwodnicy Krakowa. Najdalej idącym obszarem obowiązywania SCT wg. mojego uznania 
mogłaby być granica II Obwodnicy Krakowa. Obecnie zaproponowany obszar w projekcie uchwały jest moim zdaniem nie do przyjęcia jako zbyt rygorystyczny i jako taki uniemożliwiłby znacznej ilości 
mieszkańców Krakowa i gmin ościennych dotarcie m.in do pracy, szkół, uczelni, zajęć pozalekcyjnych etc.

Uważam, że lista miejsc dostępnych bez ograniczenia zaproponowana w projekcie uchwały jest zdecydowanie zbyt uboga. Listą 
należałoby objąć wszystkie miejsca użyteczności publicznej, takie jak: szkoły, przedszkola, uczelnie, urzędy, biblioteki, muzea etc.

Uważam, że wymogi przedstawione w projekcie są w realiach naszego kraju zdecydowanie zbyt rygorystyczne! Uważam, że wymogi te nie powinny w żaden sposób przekraczać 
ograniczeń przedstawionych w poprzedniej uchwale SCT, tj. dla silników benzynowych Euro III, dla silników diesla Euro V. Obecnie zaproponowane wymogi mogłyby być spełnione jedynie 
w przypadku zastosowania dopłat (dotacji) z UMK na zakup nowszych pojazdów dla mieszkańców Krakowa i gmin ościenncyh.

Uważam, że okres 5 lat jest zbyt krótki. Jego realizacja mogłaby być możliwa jedynie w 
przypadku zastosowania ww. dopłat/dotacji.

Bardzo negatywnie - to rozwiązanie jest moim zdaniem jedynie sposobem do pozyskanie dodatkowych środków do budżetu miasta, a w żaden sposób nie rozwiązuje kwestii poprawy jakości 
powietrza w Krakowie. To absurd i zaprzeczenie założeniom tworzenia Strefy Czystego Transportu. 

Owszem, uważam, że zostali pominięci mieszkańcy gmin ościennych, którzy bardzo często są pracownikami krakowskich firm, uczniami 
krakowskich szkół etc. To często byli mieszkańcy Krakowa z ośrodkiem życia skoncentrowanym w mieście Kraków, niczym nie różniący się 
od osób posiadajacych zameldowanie w mieście Kraków. Uważam, że co najmniej należałoby listę uzupełnić o ww. mieszkańców powiatu 
krakowskiego.

1.8.25 12:25:16 tak, nie powinna dotyczyć całego miasta bo zanieczyszczają nas głównie gminy ościenne, albo należy zrobić stałe wyjątki dla mieszkańców szpital ujastek ostateczne 6d to jest za dużo. Euro 6 w zupełności wystarczy rozwiązanie dobre, tylko na dłuższy czas 10 lat będzie ok to jest trochę hipokryzja i pseudoekologia, albo jest strefa i nie ma wjazdu, albo jest tylko skok na kasę ok
1.8.25 12:32:57 Podoba mi się, daje mi inne rozwiązanie niż zakyp nowszego samochodu na który mnie nie stać, pod warunkiem że będzie to orzystepna kwota 
1.8.25 12:34:34 Należy ją zmodyfikować. Te same zasady powinny dotyczyć takze mieszkańców metropolii Powinni być brani pod uwagę mieszkańcy metropolii
1.8.25 12:38:02 Uważam, że SCT w Krakowie powinna obejmować TYLKO obszar wyznaczony między ulicami Al.3 Wieszczów, Zwierzyniecką, Powiśle, Stradom, Dietla, Grzegórzecką, Rondo Grzegórzeckie, Al Powstania 

Warszawskiego (II obwodnica), Rondo Mogilskie, Lubicz, Pawia, Al. 3 Wieszczów, ale BEZWZGLĘDNIE z wyłączeniem z niej w/w ulic i rond.
Dojazd do wszystkich szpitali, galerii handlowych i instytucji miejskich oraz dworców kolejowych i autobusowych, w tym parkingów 
P+R powinien być bez ograniczeń dla wszystkich kierowców, bez względu na poziom emisji ich pojazdów. 

Obecnie proponowane rozwiązania, moim zdaniem, są bodaj najostrzejsze w całej UE, (i jedne z najostrzejszych na świecie), podczas gdy Polska jest nadal jednym z najbiedniejszych 
państw UE. (Nawet Niemcy takich ostrych zakazów nie wprowadzają, chociaż są od nas bogatsi co najmniej kilkukrotnie). Nie stać nas Krakowian na tak drakońskie zakazy, w sytuacji, gdy 
płacimy w mieście podatki i nie będziemy mogli dojechać własnym autem do domu.  Poza tym miasto nie oferuje nic w zamian za pozbycie się starego samochodu: nie ma dopłat z kasy 
miasta na zakup ekologicznego pojazdu, brak darmowych biletów okresowych dla płacących podatki w Krakowie na komunikację miejską na okres np.10 lat, transport miejski 
funkcjonujący tylko co 15 minut w szczycie przewozowym to wręcz kpina z mieszkańców płacących w mieście podatki. Moim zdaniem zachodzi tu też nierówne traktowanie wobec prawa 
mieszkańców płacących podatki w Krakowie ze względu na ich poziom zamożności; bogatego będzie stać na zakup ekologicznego pojazdu, a biednego nie. Poza tym, w moim odczuciu, 
jest to też nierówne traktowanie mieszkańców ze względu na ich miejsce zamieszkania (konstytucja!) - mieszkańcom Krakowa nie będzie wolno dojechać do domu starym samochodem, a 
mieszkańcom jeszcze bardziej zanieczyszczonych mniejszych miast wolno będzie to zrobić, i to zawsze i bez dodatkowych opłat. Są rankingi, które jako najbardziej zanieczyszczone miasta 
polskie w UE podają nie Kraków, czy Warszawę, a np. Pszczynę czy Żywiec. Kolejna sprawa: nasze miasto jest po prostu brudne - nie sprząta się go odpowiednio często, nie ma dolegliwych 
kar za zaśmiecanie go (gdzie jest straż miejska?), ulice nie są myte, tak że nawet tzw. ekologiczne pojazdy jadąc wzbijają tumany kurzu, pyłu i brudu, w szczególności jednak widać to przy 
przejazdach tramwajów. Jeszcze jedna kwestia: powinno się kategorycznie zakazać palenia węglem oraz innymi szkodliwymi substancjami (np. śmieciami, plastikiem, itp) w 
miejscowościach okalających Kraków, tzw. Obwarzanku Krakowskim. i drobiazgowo np. raz na tydzień kontrolować każdy dom przy kominie dronem, a w przypadku złamania zakazu 
karać mandatem np w wysokości np. 5000 zł).  My będziemy na siebie w Krakowie nakładać zakazy i ograniczenia, a oni będą nam nadal regularnie podsyłać swoje spaliny, czy tak? 
Wreszcie, idąc tym tokiem myślenia, że samochody emitują rakotwórcze substancje, powinniśmy również zakazać na terenie całego miasta, w tym także w budynkach, palenia tytoniu i e-
papierosów, gdyż ich dym jest też bardzo rakotwórczy, a przede wszystkim zamknąć natychmiast wszystkie zakłady przemysłowe i komunalne - one też emitują rakotwórcze substancje 
(w tym elektrownie węglowe, elektrociepłownie, fabryki, spalarnie odpadów, itp). Cofnęlibyśmy się co prawda do średniowiecza, ale za to jak bardzo ekologiczne stałoby się życie w 
Krakowie! 

Uważam, że powinien ten okres być przedłużony co najmniej do 10-15 lat. Uważam możliwość wjazdu do SCT za opłatą pojazdu niespełniającego norm czystości spalin obowiązujących w SCT za bardzo dobre rozwiązanie kompromisowe, ale jedynie o ile będzie ono dotyczyć 
nie tylko kierowców zameldowanych poza Krakowem, ale też krakowianie będą mieli taką możliwość; o ile będzie taka możliwość nie tylko w jakimś okresie przejściowym, ale w całym okresie 
obowiązywania SCT, oraz jeśli ceny będą dopasowane do płacy minimalnej w Polsce (np. w za wjazd na jeden dzień - do 10 złotych), no i jeśli 'bilety' wjazdowe będą łatwo dostępne (zakup przez 
internet, w parkomatach, na stacjach benzynowych czy w sklepach, w biletomatach KKM, itp.) a dla płacących podatki w Krakowie przewidziany będzie jakiś abonament, zniżki, itp.), zaś ewentualna 
rejestracja w systemie internetowym prosta i niezawodna, bez konieczności oczekiwania na wydanie przez miasto każdorazowo nowego zezwolenia na wjazd do SCT. Dzięki płaceniu za wjazd do SCT, 
miasto uzyskałoby dodatkowe środki na realną walką ze smogiem, a kierowcy starszych pojazdów nie mieliby poczucia, że zostali pozbawieni jednego ze swoich podstawowych praw nabytych 
(konstytucja!), jakim jest jest prawo korzystania ze swojej własności. Ponadto taka opłata, moim zdaniem, na pewno usunie z ulic Krakowa najbardziej zdezelowane pojazdy, których kierowcom nie 
będzie się już opłacało płacić za wjazd do SCT.

1.Uważam że kierowcy seniorzy (pow.70 roku życia) w ogóle nie powinni podlegać jakimkolwiek ograniczeniom czy zakazom wynikającym z 
SCT, o ile ich pojazd ma ważne badania techniczne i jest dopuszczony do ruchu, i, o ile na terenie strefy go prowadzą lub są w nim 
pasażerami. 
2.Moim zdaniem obostrzenia dot. pojazdów zabytkowych/historycznych (wjazd do SCT tylko do 50 dni w roku) są absurdalnym 
nieporozumieniem, które neguje istnienie czegoś takiego jak pojazd zabytkowy w ogóle! Przecież nie każdy stary samochód automatycznie 
zostaje zabytkiem, i nie każdy kierowca takiego starego pojazdu będzie chciał uczynić go zabytkiem. Osoby mające już zarejestrowane 
swoje pojazdy jako zabytki (tzw. żółte tablice rejestracyjne) mają tym samym potwierdzenie, że ich pojazdy są w dobrym stanie i zostały 
dopuszczone do ruchu. Są to osoby, które bardzo dbają o swoje pojazdy, więc dlaczego, płacąc podatki w Krakowie, mają być za swoją 
dbałość i pasję karane? Nie spotkałem się z tym, żeby w innych krajach, w tym również tych bardzo zamożnych i wysoko rozwiniętych - jak 
np. Niemcy (czyli kolebka motoryzacji), był tak rażąco absurdalny pomysł, że właściciel zabytku, może nim wyjechać na drogę nie więcej niż 
50 razy do roku! Istnieje tam duży rynek oldtimerów, liczne stowarzyszenia i kluby miłośników, i nikt tego w sposób tak drakoński, a 
zarazem zawoalowany, nie zakazuje! Uważam, że pojazd zabytkowy/historyczny powinien kategorycznie móc wjeżdżać do SCT bez 
ograniczeń jeśli jego właściciel zarejestrował go na żółtych numerach rejestracyjnych, oraz płaci podatki w Krakowie.
3.Dlaczego akurat tylko księża - jako grupa społeczno-zawodowa ( a nie np. też nauczyciele/wykładowcy, czy chociażby lekarze) mają nie 
podlegać przepisom SCT? - nie rozumiem tego.

1.8.25 12:41:22 Jestem za wprowadzeniem co najmniej pięcioletniego okresu dla mieszkańców
1.8.25 12:45:25 Strefę należy zminimalizować do ścisłego centrum mieszczącego się w granicach II obwodnicy z wyłączeniem dojazdu do dworca kolejowego. Większość miasta powinna pozostać otwarta dla wszystkich użytkowników z wyjątkiem obszaru wewnątrz II obwodnicy (bez dworca 

kolejowego).
Zanieczyszczenie powietrza w Krakowie nie na charakteru komunikacyjnego. Stężenie tlenków azotu oraz ozonu niezwykle rzadko przekracza normy. Główny problemem są frakcje 2,5 i 
10 PM, a te są produktem niskiej emisji i niewłaściwego sprzątania miasta. Niejednokrotnie pojazdy starsze emitują mniej zanieczyszczeń niż nowoczesne pojazdy spełniające "normy". 
Drugą sprawą jest koszt wprowadzenia nowego pojazdu do ruchu. Wyprodukowanie go wprowadza do środowiska więcej zanieczyszczeń niż utrzymanie w dobrym stanie starszego 
pojazdu.

Jest to nierówne traktowanie. Jak osoby z ograniczeniem dostępu do komunikacji 
publicznej mają dostać się np. do pracy? Mają za to jeszcze płacić?

Jest to nierówne traktowanie. Jak osoby z ograniczeniem dostępu do komunikacji publicznej mają dostać się np. do pracy? Mają za to jeszcze płacić?

1.8.25 12:46:10
1.8.25 12:48:15 mieszkancy Krakowa powinni zostać wyłączeni zupełnie ,bezterminowo
1.8.25 12:51:53 Uważam że jest zawyżane nawet w bogatszych krajach obowiązuje euro 4 lub 5 dla samochodów deasel tylko niektóre strefy są objęte euro 6 , 
1.8.25 12:51:55 Strefa powinna zostać ograniczona do obszaru ścisłego centrum - II obwodnica. Powinien zostać zapewniony dojazd do okolic wszystkich pętli tramwajowych i parkingów park&ride. W pierwszym okresie obowiązywania strefy powinna być jedne kryterium EURO 4 zarówno dla silników benzynowych jak i diesla. Obecny wariant dopuszcza stare pojazdy benzynowe bez 

względu na ich stan techniczny wykluczając stosunkowo nowe pojazdy diesla - średni wiek samochodu w Polsce to 16 lat a zabraniamy wjazdy dla pojazdów 12 letnich. 
Mieszkańcy powinni być zachęcani do korzystania z komunikacji miejskiej np.: 
preferencyjne ceny biletów okresowych dla mieszkańców miasta, który pomimo 
zarejestrowanego na siebie pojazdu korzystają z komunikacji miejskiej. 

Powinna być pula darmowych wjazdów dla pojazdu w trakcie roku kalendarzowego.

1.8.25 12:52:02 Korzyści płynące z wykluczenia wskazanych w propozycji pojazdów z poruszania się po krakowskich drogach są marginalne, a Kraków jak i inne miasta Polski borykający się obecnie z niezadowoleniem 
społecznym i rosnącymi kosztami życia, nie jest w tej chwili gotowy do wprowadzenia jakiejkolwiek SCT. Do dyskusji na ten temat powinno się powrócić najwcześniej w 2030 roku i to zakładając, że konflikt w 
Ukrainie destabilizujący sytuację w całej Europie zakończy się do tej pory. W przeciwnym wypadku, ponowne rozpatrzenie powinno nastąpić najwcześniej w 2035 roku, a na chwilę obecną strefa nie powinna w 
ogóle być wprowadzana. 

Obszar wyłączenia z SCT jest dobrą propozycją, bo umożliwi dojazd do potencjalnie ważnych miejsc również osobom nie mogącym 
pozwolić sobie na spełnienie wymogów SCT, szczególnie w sytuacjach awaryjnych. Niemniej jednak, cała strefa powinna być na ten 
moment odrzucona, a dyskusje na jej temat powinny wrócić za 5/10 lat, o ile sytuacja Krakowa i Polski będzie stabilniejsza i 
gigantyczne koszty SCT będą stanowiły mniejsze zagrożenie dla mieszkańców. 

Zaproponowanie wymagania są absolutnie kuriozalne i znacząca przekraczają średni wiek samochodów będących w posiadaniu mieszkańców Krakowa. Biorąc pod uwagę raporty o 
dochodzie rozporządzalnym mieszkańców Krakowa, wymiana samochodu, na zgodny z SCT dla ogromnej grupy osób, wiązałaby się z przeznaczeniem kilkuletniego dochodu na 
sfinansowanie takiego zakupu. I to biorąc pod uwagę całe gospodarstwa domowe, a nie pojedyncze osoby. 

Jak wcześniej wspomniano, propozycja SCT powinna na tym etapie zostać w całości 
odrzucona i można wrócić do dyskusji na jej temat za 5/10 lat. Obecnie ani warunki 
ekonomiczne ani potencjalne korzyści z wprowadzonych zmian dla czystości powietrza 
nie tłumaczą kolejnych wielotysięcznych inwestycji zrzucanych na ramiona Krakowian, 
tym bardziej, gdy rozwój infrastruktury transportu zbiorowego zdecydowanie nie nadąża 
za rozrostem urbanistycznym miasta. 

Rozwiązanie takie długoterminowo nie ma sensu, ponieważ sprowadza SCT do mechanizmu, w którym następowało będzie dalsze rozwarstwienie społeczeństwa, w którym to SCT dla osób 
zamożnych nie będzie ograniczeniem, a jedynie kosztem, dla uboższej części (prawdopodobnie znaczącej większości) będzie z kolei wydatkiem nie do udźwignięcia. Może to być rozwiązanie 
tymczasowe, jednak jak wcześniej wspomniano, podczas kolejnej dyskusji na temat SCT, która mogłaby się odbyć za 5/10 lat, a na chwilę obecną SCT powinna zostać odrzucona. 

Można wprowadzić wiele dodatkowych grup, jednak będzie to tylko pogłębiało podziały oraz otwierało pole do nadużyć, nie mówiąc o co 
raz większym stopniu komplikacji w egzekucji tych założeń. Na chwilę obecną SCT powinna zostać odrzucona, a dyskusja nad jej 
potencjalnym wprowadzeniem musi zostać przesunięta o kolejne 5/10 lat. 

1.8.25 12:56:09 Ścisłe centrum Krakowa - Diesle euro 4 lub 2005 benzyna euro 2 gdyby obywateli było stać nie jeździli by tak starymi samochodami Strefa SCT nie powinna dotyczyć stałych mieszkańców Krakowa. Jest to punkt pokazujący że tu nie chodzi o ekologię a o wyciągnięcie pieniędzy od obywateli.
1.8.25 13:07:18 Brak strefy Brak strefy Idiotyzm Nie powinno być strefy Bardzo zły Idiotyzm
1.8.25 13:09:52 Brak jakiejkolwiek SCT. Brak wymogów. Złe. Brak opłat to podstawa. Fatalny pomysł.
1.8.25 13:12:38 Strefa czystego transportu nie powinna powstać w ogóle Strefa czystego transportu nie powinna powstać w ogóle Strefa czystego transportu nie powinna powstać w ogóle Strefa czystego transportu nie powinna powstać w ogóle Strefa czystego transportu nie powinna powstać w ogóle Strefa czystego transportu nie powinna powstać w ogóle 
1.8.25 13:18:02 Zdecydowanie okres ten powinien być skrócony do 2 lat. Takie rozwiązanie spowoduje, że samochody nie spełniające normy emisji spalin dalej będą mogły wjeżdżać do miasto ale przecież nie oto chodzi. Zakaz to zakaz.
1.8.25 13:18:21 Granica SPP A1
1.8.25 13:22:50 Wyłączony powinien być dojazd do każdego P+R W SCT powinny poruszacię diesle z Euro 5 
1.8.25 13:23:39 Euro 5 dla diesla 
1.8.25 13:28:07 Tak.  Tak, dlaczego tylko do jednego park and ride. Dlaczego z każdej strony miasta nie ma takiego miesjca? Idiotyzm, norma na papierze nie ma nic wspólnego ze stanem faktycznym. Weźcie się w pierwszej kolejności za wyeliminowane aut, które faktycznie szkodzą, a nie tych które na papierze 

mają wyższe wartości. Dlaczego sprawy diesel z euro 4 / 5 nie może wjechać a diesle 2016 z usunięta ekologią zapraszacie do miasta. 
Ok, ale osoby które pośrednio napędzają gospodarkę, bez statusu mieszkańca to już to 
utylizacji. 

Idiotyczny pomysł, nawet tego nie ogarniecie. Ok  czyli wybrani mogą dalej truć społeczeństwo, ale ktoś ze sprawnym samochodem z niższa normą nie może wjechać. A co z 
kolekcjonerskimi egzemplarzami, które nie są zarejestrowane na zabytek bo są za młode albo właściciel nie chce? 

1.8.25 13:31:27 Co z ludźmi dojeżdżającymi do pracy przecież to tysiące ludzi Co z ludźmi z poza Krakowa jak nie dojadą kto będzie pracować
1.8.25 13:32:20 Tak. Obszar należy powiększać stopniowo - co dwa lata. Początkowe obostrzenia powinny objąć 1 obwodnice Krakowa, po dwóch latach jeśli jakość powietrza się nie poprawi 2 obwodnicę, po kolejnych dwóch 

latach 3 obwodnicę. Pozwoli to wprowadzać SCT stopniowo - nie powodując chaosu oraz umożliwiając ludziom przyzwyczajenie się do granic obowiązywania strefy
Propozycja jest dobra ale infrastruktura nie jest tego w stanie przenieść. Gdyby istniało więcej parkingów park and ride po kilkaset 
miejsc ludzie chętniej wybraliby komunikację miejską. Proszę sobie wyobrazić, że wielu mieszkańców wieliczki (powiedzmy 500 
każdego dnia) chce się przesiąść na komunikację miejską w Krakowie po wprowadzeniu SCT - gdzie zostawią auta? na dzikim Park and 
Ride przy stacji Kraków Bieżanów Drożdżownia? Czy przy pętli tramwajowej w Bieżanowie gdzie brakuje miejsc. Wprawadzenie 
rozległej strefy powinno być powiązane z utworzeniem kilku TYSIĘCY miejsc parkingowych dla mieszkańców gmin ościennych oraz 
samych mieszkańców Krakowa. Czy wyobrażają sobie Państwo pacjentów leczonych czy rehabilitowanych w Krakowie aby poruszali 
się środkami komunikacji publicznej? W Krakowie planowane jest wiele remontów m.in. remont mostu grunwaldzkiego - to 
wygeneruje kolejne utrudnienia, których komunikacja miejska w Krakowie nie jest w stanie przenieść.

Tak należy dokonać odpowiednich zmian. Przede wszystkim chodzi o wymagania. Norma Euro 6 i Euro 6dt dla diesli stawia silnikom dokładnie te same wymagania co do poziomów emisji 
między innymi tlenków azotu. Normy te różnią się sposobem dokonywania pomiarów podczas homologacji auta. Samochody homologowane normą euro 6 były produkowane już w 2013 
roku - normą euro 6dt dopiero od 2018. Oba te samochody mają takie same limity emisji - różnią się warunki w jakich prowadzono pomiary podczas procesu homologacji. W żadnym 
Niemieckim mieście (gdzie kraj był prekursorem SCT) nie wprowadzono wymagań normy euro dla diesli powyżej 4. 
Dane aktualne dla Niemiec:
https://gis.uba.de/website/umweltzonen/index.php#uwz
37 stref aktywnych, 21 stref już uchylono
Strefy uchylono ze względu na poprawę jakości powietrza i to tylko, albo aż przy normie EURO 4.

Nie przedstawiono rezultatów badań wykonywanych na pojazdach w ruchu miejskim na odpowiednio dużej próbce pokazujących istotną różnicę w emisji samochodów spełniających 
normy EURO 6 i EURO 6dt dla diesli.

Jestem świadom, że największy przeskok co do wymagań emisji tlenków azotu nastąpił pomiędzy normą euro 4 i euro 5 ale szereg badań udowodnił że samochody produkują najwięcej 
zanieczyszczeń gdy ruszają (opory toczenia) lub poruszają się bardzo szybko.
Artykuły:
https://www.mdpi.com/2071-1050/16/5/1883
emisja NOx-ów przy prędkości 5km/h jest ponad 5 krotnie większa niż przy 40km/h - podobna zależność obserwowana jest dla silników diesla także spełniających inne niższe normy.

Jeśli strefa SCT ma powstać - nie dociskajmy ludzi kosmiczną normą. Wprowadźmy EURO 4 dla diesli i monitorujmy jakość powietrza. Jeśli się poprawi ale nie wystarczająco to po 2 latach 
euro 5 jeśli po kolejnych 2 latach nadal nie będzie dobrze to euro 6. Jeśli natomiast jakość powietrza się poprawi i będzie bliska oczekiwanej to warto poprzestać na euro 4 - w ciągu kilku 
lat flota samochodów poruszających się po Krakowie naturalnie się "odmłodzi".

Wskazując, że przekroczenia poziomów tlenków azotu są podstawą do wprowadzenia SCT w Krakowie proszę zwrócić uwagę w którym miejscu umieszczona jest aparatura pomiarowa -  
na Alejach pomiędzy dwoma jezdniami w pobliżu miejsca gdzie auta mogą zawracać i znajduje się sygnalizacja świetlna - naturalne że w tej okolicy stężenie tlenków azotu będzie 
nieproporcjonalnie wysokie do miejsca oddalonego o 200m w kierunku Jubilatu. Specyfika miejsca (budynki wzdłuż jezdni), natężenia ruchu (częste zatrzymania i ruszanie), roślinność 
wokoło sprawiają, że przepływ powietrza wokół stacji pomiarowej GIOŚ jest ograniczony a wyniki zawyżone. propozycja jest prosta - wypożyczyć certyfikowany sprzęt - umieścić go koło 
stacji pomiarowej GIOŚ - porównać wyniki a następnie przenieść sprzęt kilkaset metrów dalej w kierunku Wisły lub na odcinek Alei gdzie ruch odbywa się płynniej.

Powinno zostać to zmienione. 5 lat to bardzo krótki okres, aby dla przeciętnego 
mieszkańca Krakowa znaleźć fundusze na zakup diesla z 2018 roku posiadającego 
homologację euro 6dt - przy jednoczesnej sporej utracie wartości obecnego auta - 
ponieważ nie będzie możliwości poruszania się nim po Krakowie - choćby to była norma 
EURO 6 a auto pochodziło np z roku 2016. Wg mnie obostrzenia dla wszystkich powinny 
być stopniowane poprzez wprowadzanie kolejnych wymagań norm EURO 4 - EURO 5 i 
EURO 6 - co 2-3 lata. Jak podkreślałem wcześniej, żadna ze stref czystego transportu nie 
wymagała normy emisji spalin ostrzejszej niż euro 4 dla diesla - to wystarczyło.

Oceniam to rozwiązanie, źle. Ludzi zamożnych to nie ruszy i będą płacili nawet 6tys rocznie natomiast ludzi z ograniczonymi funduszami może zmusić do zmiany miejsca pracy lub zmiany modelu 
życia. Dojeżdżając samochodem z poza Krakowa do miejsca pracy w Krakowie można to często zrobić dużo szybciej niż z wykorzystaniem komunikacji miejskiej. Tracąc czas w komunikacji gdy dojazd 
wydłuży się choćby o 15 minut w jedną stronę to tracimy 30 minut dziennie, w miesiącu średnio pracujemy 21 dni czyli tracimy 10,5h, w roku 126h czyli ponad 5 dni które moglibyśmy spędzić z 
bliskimi. Jeśli opłaty miałyby być pobierane to powinny automatycznie obciążać karty lub konta przedpłacone - jak bramki na autostradzie. pierwsze 5-7 dni powinno być bezpłatne - choćby ze 
względu na dojazdy do lekarzy czy innych instytucji - to rzeczywiście są przejazdy okazjonalne.

Uważam, że ta lista skonstruowana jest niewłaściwie. Samochody ciężarowe w tym autobusy generują dużo większe zanieczyszczenia niż 
samochody osobowe. Autobus MPK przewozi dużo więcej ludzi niż samochody osobowe, ale ze względu na tonaż oraz fakt że bardzo 
często rusza i hamuje (przystanki) - to nawet spełniając normę euro 6 emituje dużo więcej tlenków azotu niż kilkadziesiąt samochodów 
poruszających się na tym samym dystansie. Pojazdy specjalne to zazwyczaj pojazdy ciężkie, bardzo mocno eksploatowane, aby na siebie 
zarobiły. Wyłączanie jednego takiego pojazdu to kilkanaście a czasem kilkadziesiąt aut osobowych, które mogłyby poruszać się emitując 
tyle samo zanieczyszczeń. 
Pojazdy specjalne w ogromnej większości korzystają z silników diesla - ze względu na swoje zalety. Należy się raczej skupiać na upłynnieniu 
ruchu w Krakowie czyli doprowadzenia do sytuacji gdzie z obecną pulą samochodów poruszających się po Krakowie będą generowane 
możliwie najmniejsze ilości zanieczyszczeń.

Pojazdy zabytkowe zarejestrowane w Krakowie stanowią promil wszystkich pojazdów poruszających się na co dzień po drogach więc 
całkowite ich wyłączenie z wymagań SCT nie wpłynie istotnie na jakość powietrza. Proszę zwrócić uwagę, że konieczność wymiany floty 
samochodowej przez firmy świadczące swoje usługi na terenie miasta pociągnie za sobą koszty które zostaną przerzucone na 
mieszkańców/konsumentów.  Propozycja wyłączenia Krakowian przez 5 lat z wymagań SCT to tylko próba uspokojenia nastrojów - 
pokazało to jasne stanowisko mieszkańców na spotkaniach konsultacyjnych - oni nie chcą SCT lub w BARDZO ograniczonym zakresie (np. 
tylko w ścisłym centrum).

1.8.25 13:32:30 Objęcie SCT całego miasta to absurdalny pomysł. Od lat ograniczony ruch obowiązuje wokół rynku i to już powoduje utrudnienia w dostępie chociażby do Urzędu Wojewódzkiego. Proszę zorganizować 
transport publiczny tak aby ludzie sami zdecydowali o przesiadce a nie ciągle tylko ograniczać wjazd, możliwość parkowania czy ograniczać przepustowość dotychczasowych dróg tworząc pasy dla autobusów 
w miejsce pasów ruchu dla wszystkich pojazdów. Ciągłe zwężania jezdni w całym mieście powodują tylko większe korki. W miejscach gdzie były 2 pasy ruchu i nie było nigdy korków po zabraniu jednego pasa 
ruchu na korzyść autobusów stoi się teraz w korkach. Gdzie tu jest logika i ekologia? 

Nadal niewiele to zmienia. Całe miasto z zakazem? To może jednak mieszkańcy wyprowadzą się gdzieś indziej i zamknijmy Kraków dla 
wszystkich na stałe. Nie będzie mieszkańców nie będzie miał kto płacić podatków, zamkniemy również urzędy, będzie czyste 
powietrze. Miasta chyba buduje się dla ludzi, chyba że dla urzędników? Już wcześniej pisałem że aby poprawić jakość powietrza należy 
zadbać o płynność przejazdu pojazdów a nie ograniczać ich ruch. Na ten moment zarząd dróg w Krakowie nie zrobił żadnych kroków w 
celu poprawy przepustowości w newralgicznych miejscach miasta.

Proszę stworzyć warunki dla stabilności zatrudnienia, rozwoju gospodarczego to wymiana pojazdów nastąpi samoczynnie. na ten moment póki co jest coraz więcej obciążeń niż ułatwień. I sądzą Państwo że w obecnych czasach za pięć lat, mieszkańcy Krakowa nagle zdecydują 
się na zakup nowego samochodu z salonu? Obecnie najtańszy nowy samochód dostępny 
w Polsce kosztuje ponad 60000 zł oznaczałoby to że przez te 5 lat trzeba odłożyć co 
najmniej 1000 zł miesięcznie, nie biorąc pod uwagę inflacji aby w 2030 kupić taki 
samochód. Proszę się zastanowić kogo na to stać. Chyba że miasto będzie 
dofinansowywać taki zakup, to co innego ale póki co nie słychać na ten temat 
kompletnie nic. 

Rozwiązanie nie mające nic wspólnego z ekologią. To po prostu kolejny podatek. Ile jeszcze tego rodzaju opłat zostanie na obywateli naniesione? Już sama opłata za parkowanie jest mocno 
ograniczająca swobody obywatelskie. Miasto zbiera opłaty tłumacząc się deficytem miejsc postojowych zamiast je budować. 

Jedyne na co można się zgodzić to SCT w samym centrum Krakowa w obrębie plant.

1.8.25 13:35:59 Strefa nie może obejmować granic całego miasta. Taki obszar eliminuje możliwość posiadania pojazdów niespełniających norm, których nie da się łatwo zastąpić nowymi (samochody ciężarowe, terenowe, 
dostawcze), a których właściciele wcale nie używają do jazdy po mieście tylko w trasach i poza miastem. Mniejszy obszar strefy pozwoli parkować je na parkingach i w garażach poza centrum i wciąż używać ich 
poza miastem. Granicą powinna być II, maksymalnie III obwodnica (wzdłuż planowanych odcinków tam, gdzie ich brakje). 

Wymagania nie powinny zostać zmienione względem poprzedniej wersji (Euro 3 benzyna / Euro 5 diesel). Zmieniając wymagania oszukacie ludzi, którzy w dobrej wierze już wymienili 
samochody na spełniające normy z poprzedniej uchwały. 

Nie powinno być żadnych dodatkowych ograniczeń (typu 50 dni, czy właściciel za kierownicą) dla pojazdów historycznych/zabytkowych.
Powinno zostać zachowane ograniczenie dla seniorów. 

1.8.25 13:37:52 SCT w zaproponowanym kształcie nie powinna obowiązywać. Bez taniej i działającej komunikacji miejskiej (kolej podmiejska !) jest to utrudnienie dla osób, których nie stać na nowy samochód oraz dla 
pozostałych mieszkańców oraz osób pracujących w Krakowie. Strefa powinna obowiązywać tylko w ścisłych centrum Krakowa.

SCT w zaproponowanym kształcie nie powinna obowiązywać. SCT w zaproponowanym kształcie nie powinna obowiązywać. Powinno się wsiąść pod uwagę faktyczna emisję faktyczna emisję (mniejsze samochody nie spełniające norm mogą mniej 
kopcić niż Suv-y spełniające nomy).

SCT w zaproponowanym kształcie nie powinna obowiązywać. SCT w zaproponowanym kształcie nie powinna obowiązywać. SCT w zaproponowanym kształcie nie powinna obowiązywać. 

1.8.25 13:38:21 Tylko do granic rynku glownego, ewentualnie kazimierz Chce poruszac sie po calym Krakowie, pozwala mi na to prawo i konstytucja, strefa powinno byc objete scisle centrum - okolice rynku 
glownego.

Samochod powinien miec wazny przeglad, to dopuszcza go do ruchu drogowego. Powinno zostac zmienione na czas nieograniczony Hipokryzja, pieniadz zmienia ekologie? Jestem przeciwko ograniczeniom jak i wyznaczonych lat, mieszkancy powinni miec nieograniczony czas i powinni zostac wylaczeni z tych 
ogaraniczen, posiadamy juz wiekowe pojazdy a prawo nie dziala wstecz

1.8.25 13:38:32 II obwodnica powinna być ulicą graniczną dla strefy Objęcie strefą obszaru całego miasta wyklucza się z pojęciem "strefa". Granicą strefy powinna być II obwodnica. Są to zbyt rygorystyczne wymagania jak dla silników Diesla. Jedyna sensowna propozycja po poprawkach. 

Żadnych dopłat dla biedniejszych mieszkańców miasta do wymiany samochodu?

Czyli jak się zapłaci to spaliny nie szkodzą? 
Dlaczego nie 10 000 zł za miesiąc? 

Co z mieszkańcami spoza Krakowa, którzy pracują w mieście, a nie mają w pobliżu lini tramwajowej, ani stacji kolejowej?

Limit wjazdów dla pojazdów zabytkowych? Pomysł totalnie z kosmosu. 

Zatem mając kampera z roku 1980 będę mógł wjeżdzać tyle razy w roku ile chcę, ale już Maluch z '93 na "żółtych tablicach" będzie mógł 
wjechać 50 razy w roku? 

Rozumiem, że zabytkowych miejskich autobusów, należących do MPK też to będzie dotyczyć? 
1.8.25 13:40:52 Bardzo zły pomysł.

Strefę należy ograniczyć wyłącznie do obszaru centrum miasta (wewnątrz pierwszej, a najwyżej drugiej obwodnicy). Obecny pomysł jest idotyczny i wykluczający wiele osób. Czy uwzględniono wyjątki dla 
dostaw wielkogabarytowych, transportu przeprowadzkowego itd?

Obszar na zewnątrz pierwszej obwodnicy, przynajmniej na zewnątrz drugiej obwodnicy, Dworzec Główny, wszystkie parkingi P+R jeśli 
strfa ma objąć całe miasto.

Najwyżej Euro4 dla diesla jak w Niemczech. Cała idea spowoduje wykluczenie komunikacyjne dla wielu osób. Odpowiem kilkoma przykładowymi pytaniami. Co się stanie z samochodami 
mieszkańców Krakowa niepełniającymi wymagań strefy po 5 latach? Czy miasto odkupi 
te pojazdy? Jak będą komunikować osoby wymagające przewozu samochodem w 
rodzinach niezamożnych, których nie będzie stać na pojazdy spełniające wymagania 
strefy?

Należy wyłączyć z opłat członków rodzin krakowian, jeśli członkowie Ci nie są zameldowani w Krakowie. Jak inaczej odwiedzić babcię/dziadka, których należy zawieźć do placówki medycznej? Objęcie strefą całego miasta jest ograniczeniem praw obywatelskich i naciąganiem obywateli i przedsiębiorców na opłaty ze względu na 
bardzo krótki okres od ogłoszenia zamysłu do wprowadzenia go w życie. Będzie przyczyną wzrostu cen, kosztów prowadzenia działalności 
gospodarczej i znacząco podniesie ryzyko biznsowe dla wielu lokalnych przedsiębiorców.

1.8.25 13:44:01 Strefa powinna obejmować obszar maksymalnie do aleji tj druga obwodnica. Diesle euro 5 i benzyny euro 4 w zupełności wystarczą. Ograniczenie tylko do euro 6 to ograniczenie praw dla osób mniej zamożnych. A co z ludźmi którzy pracują w Krakowie ale dojeżdżają z innych miast i tamtejszy US 
rozlicza podatki? Uważam, że jest to dyskryminacja dla innych osób pracujących w 
Krakowie. 

Zwykła maszynka do zarabiania kasy - aż korci zaskarżyć. Trzeba powiększyć o osoby pracujące w Krakowie ale nie mieszkające w nim chociaż uważam, że turystyka wewnętrzna na tym ucierpi i 
przyjedzie mniej osób na krótkie pobyty np weekendowe. 



1.8.25 13:44:50 1. Jeśli miasto naprawdę chce zadbać o środowisko, powinno wydelegować wszystkie urzędy poza ścisłe centrum! Przecież urzędnicy do pracy jada samochodami, albo są odwożeni. Przecież ludzie jada do 
urzędów samochodami!!! Samo to spowoduje, ze ruch zmaleje i nie będzie trzeba robić żadnych SCT!!!

2. W obecnej formie propozycja jest do przyjęcia, pod warunkiem, że żaden urzędnik miejski (niskiego i wysokiego szczebla) nie będzie mógł korzystać z samochodu przy dojeździe do pracy/ przy powrocie z 
pracy. Każdy przypadek ujawnienia takiej sytuacji powodować będzie opóźnienie wejścia w życie SCT o 1 rok!

3. Jeśli po działaniu SCT nie polepszy się jakość powietrza o 20%, to po roku, zostanie SCT odwołana!

4. Jeśli naprawdę zależy urzędnikom na polepszeniu powietrza, i jeśli (w co wątpię) ma na to wpływ w znacznym stopniu motoryzacja, to wjazd do SCT powinna być tylko dla samochodów o pojemności do 
800cm3 - na wzór jak to jest/było w Japonii. Bez żadnych wyjątków! W tym wszyscy urzędnicy, w tym prezydent, w tym karetki i samochody dostawcze. Takie podejście do ekologii rozumiem!!!

5. SCT może wejść w życie pod warunkiem i wtedy gdy nie będzie do niej mógł wjechać ŻADEN autobus z silnikiem spalinowym!!! Albo robimy coś poważnie, albo wcale.

6. Należy opublikować jasną deklarację, którzy urzędnicy, którzy radni itd. są za SCT, a którzy nie - chodzi o to, aby był łatwy wybór na kogo głosować w przyszłości, a na kogo nie! Ludzie musza mieć dostęp do 
informacji kto chce dla nich dobrze, a kto źle! Zobaczymy przy kolejnych wyborach też będą zwolennicy SCT.

7. Referendum!!! Należy zrobić referendum wśród mieszkańców Krakowa, ale także mieszkańców powiatów ościennych! Oczywiście jeśli weźmie udział w referendum min 50% mieszkańców i głosów za SCT 
będzie więcej niż połowa to dopiero takie referendum może być wiążące i TYLKO wtedy można wprowadzić SCT! 

8. Dla osób, które mają samochody, a nie będzie im można wjechać do SCT, powinni mieć obniżone a najlepiej zlikwidowane podatki miejskie ze względu na ograniczenia praw. 

9. SCT nie może być wprowadzona wcześniej niż 10 lat od opublikowania takiego prawa. Ten czas jest niezbędny na wymianę samochodów, dostosowanie sie do tych zmian itd. 

10. Jeśli SCT jest przesądzona, narzucona odgórnie - należy poinformować mieszkańców, kto to narzucił, kiedy i dlaczego nie było w tej sprawie referendum!!! Jeśli wprowadzenie SCT jest spowodowane tylko 
tym, a nie wyimaginowaną troską o środowisko, to już niech wprowadzą to SCT i nie robią całej szopki z ankietami i konsultacjami - ale przepisy powinny wejść w życie albo po 10 latach, albo nie będą dotyczyć 
samochodów, które już posiadają mieszkańcy Krakowa i ościennych powiatów.

11. Generalnie obszar SCT nie może byc większy, nie może wykraczać poza II obwodnicę!!!

Sama potrzeba wyznaczania takich miejsc jest z założenia zła i szkodliwa. Przecież zaraz zapchają sie te miejsca i samochody będą 
krążyć pomiędzy nimi generując znacznie większy ruch niż potrzeba. 
Pomysł tak bez sensu, jak cała ta idea SCT, przecież każdy będzie mógł powiedzieć, że jedzie do szpitala, a to że nie po drodze to żaden 
argument - omija korki spowodowane przez SCT :-) 

Tylko patrzeć jak będą osoby, które zajmą miejsce z rana i pozniej będą je odsprzedawać! :-)

Te kilka miejsc do parkowania to klasyczny przykład bohaterskiego pokonywania problemów, które samemu sie stworzyło!!! Czysta 
komuna! 

Opieranie się na normach EURO jest skrajnie złym podejściem. Po pierwsze normy EURO, szczególnie najnowsze, są tak wyśrubowane, że praktycznie nie można ich spełnić, a ich 
spełnienie powoduje, że żywotność samochodu (w praktyce silnika) jest kilku, a nawet kilkunastokrotnie mniejsze, a tym samym żywotność samochodów nowych jest bardzo krótka. A to 
jak wszyscy wiemy jest to najbardziej szkodliwe dla środowiska, ale także dla finansów rodziny. Przykłady, proszę bardzo, silnik Stelantis 1.2 z roku 2022, który życie kończy po 40-60tys 
km. Właśnie wprowadzanie tych norm to powoduje. 
Stosowanie norm EURO dla SCT to zwykła ściema, to promowanie najbogatszych ludzi!!! Przykład? Prosze bardzo: do SCT będzie mógł wjechać i jeździć przez wiele lat nowy SUV/PICKUP 
o pojemności silnika 6litrów lub więcej, a FIAT seicento o pojemności 0,6l z LPG nie będzie mógł wjechać! Ten prosty przykład obrazuje, że tu nie chodzi o żadną ekologię!!! Jeśli będzie 
chodzić o ekologie to do SCT będą mogły wjechać samochody o poj. silnika do 800cm3!! Takie podejście to rozumiem, to będzie ekologia!!!

Tak powinno byc zmienione, na co najmniej 10 lat. 

Dodatkowo wyłączeni powinni byc wszyscy posiadacze/współposiadacze samochodów, 
którzy są na emeryturze lub rencie, a także wszystkie osoby, które mają problemy z 
narządem ruchu!
 
Wyłączeni powinni byc także wszyscy rodzice i opiekunowie, małych dzieci oraz dzieci z 
niepełnosprawnościami. 

Zwolnienie powinni byc wszyscy prowadzący działalność gospodarczą w Krakowie. W 
końcu płacą podatki na to miasto. Ja jestem taką osobą, jak wejdzie SCT to zmieniam 
zameldowanie na mój drugi dom w świętokrzyskim - tam będą trafiać moje podatki! 

Jeśli to całe zło, którym jest SCT będzie musiało być wprowadzone, to chyba jedyny dobry pomysł z tym związany. Jedynym warunkiem jest automatyka działania - niech sobie kamery rejestrują 
kiedy sie wjechało i kiedy sie wyjechało z/do SCT, na tej podstawie niech przychodzi emalia z kwota do zapłaty. Żeby nie było żadnego kupowania biletów, winiet itd. Żeby nie utrudniać dodatkowo 
ludziom życia. Poza tym zaproponowane ceny są za wysokie!!! Jak podzieli sie je na pół to byłoby to akceptowalne.

1. wszyscy prowadzący działalność gospodarczą powinni byc zwolnieni
2. wszystkie samochody dostawcze (VAT-1, VAT...) takie, które pow. ładunkowa mają większa niż osobową.
3. wszyscy mający dzieci lub wnuki w wieku szkolnym
4. wszyscy mający dzieci lub wnuki z niepełnosprawnością, w tym opiekunowie takich dzieci.
5. wszystkie osoby posiadające dysfunkcję narządu ruchu
6. wszyscy emeryci, wszyscy renciści
7. wszyscy którzy mają rodziców (emerytów/rencistów) lub opiekują sie takimi osobami

Z drugiej strony bezwzględnie każdy urzędnik miejski (każdego szczebla) oraz jego współmałżonek (ale także partner), w tym także 
urzędnicy którzy przeszli na emeryturę i rentę nie mógłby skorzystać z żadnego zwolnienia. Dla urzędników, od pierwszego dnia nie może 
być żadnego zwolnienia z tej SCT!!! Jeśli SCT jest dobra, niech urzędnicy to udowodnią!!!

1.8.25 13:48:04 1. Jeśli miasto naprawdę chce zadbać o środowisko, powinno wydelegować wszystkie urzędy poza ścisłe centrum! Przecież urzędnicy do pracy jada samochodami, albo są odwożeni. Przecież ludzie jada do 
urzędów samochodami!!! Samo to spowoduje, ze ruch zmaleje i nie będzie trzeba robić żadnych SCT!!!

2. W obecnej formie propozycja jest do przyjęcia, pod warunkiem, że żaden urzędnik miejski (niskiego i wysokiego szczebla) nie będzie mógł korzystać z samochodu przy dojeździe do pracy/ przy powrocie z 
pracy. Każdy przypadek ujawnienia takiej sytuacji powodować będzie opóźnienie wejścia w życie SCT o 1 rok!

3. Jeśli po działaniu SCT nie polepszy się jakość powietrza o 20%, to po roku, zostanie SCT odwołana!

4. Jeśli naprawdę zależy urzędnikom na polepszeniu powietrza, i jeśli (w co wątpię) ma na to wpływ w znacznym stopniu motoryzacja, to wjazd do SCT powinna być tylko dla samochodów o pojemności do 
800cm3 - na wzór jak to jest/było w Japonii. Bez żadnych wyjątków! W tym wszyscy urzędnicy, w tym prezydent, w tym karetki i samochody dostawcze. Takie podejście do ekologii rozumiem!!!

5. SCT może wejść w życie pod warunkiem i wtedy gdy nie będzie do niej mógł wjechać ŻADEN autobus z silnikiem spalinowym!!! Albo robimy coś poważnie, albo wcale.

6. Należy opublikować jasną deklarację, którzy urzędnicy, którzy radni itd. są za SCT, a którzy nie - chodzi o to, aby był łatwy wybór na kogo głosować w przyszłości, a na kogo nie! Ludzie musza mieć dostęp do 
informacji kto chce dla nich dobrze, a kto źle! Zobaczymy przy kolejnych wyborach też będą zwolennicy SCT.

7. Referendum!!! Należy zrobić referendum wśród mieszkańców Krakowa, ale także mieszkańców powiatów ościennych! Oczywiście jeśli weźmie udział w referendum min 50% mieszkańców i głosów za SCT 
będzie więcej niż połowa to dopiero takie referendum może być wiążące i TYLKO wtedy można wprowadzić SCT! 

8. Dla osób, które mają samochody, a nie będzie im można wjechać do SCT, powinni mieć obniżone a najlepiej zlikwidowane podatki miejskie ze względu na ograniczenia praw. 

9. SCT nie może być wprowadzona wcześniej niż 10 lat od opublikowania takiego prawa. Ten czas jest niezbędny na wymianę samochodów, dostosowanie sie do tych zmian itd. 

10. Jeśli SCT jest przesądzona, narzucona odgórnie - należy poinformować mieszkańców, kto to narzucił, kiedy i dlaczego nie było w tej sprawie referendum!!! Jeśli wprowadzenie SCT jest spowodowane tylko 
tym, a nie wyimaginowaną troską o środowisko, to już niech wprowadzą to SCT i nie robią całej szopki z ankietami i konsultacjami - ale przepisy powinny wejść w życie albo po 10 latach, albo nie będą dotyczyć 
samochodów, które już posiadają mieszkańcy Krakowa i ościennych powiatów.

1. Jeśli miasto naprawdę chce zadbać o środowisko, powinno wydelegować wszystkie urzędy poza ścisłe centrum! Przecież urzędnicy do pracy jada samochodami, albo są odwożeni. Przecież ludzie jada do 

Sama potrzeba wyznaczania takich miejsc jest z założenia zła i szkodliwa. Przecież zaraz zapchają sie te miejsca i samochody będą 
krążyć pomiędzy nimi generując znacznie większy ruch niż potrzeba. 
Pomysł tak bez sensu, jak cała ta idea SCT, przecież każdy będzie mógł powiedzieć, że jedzie do szpitala, a to że nie po drodze to żaden 
argument - omija korki spowodowane przez SCT :-) 

Tylko patrzeć jak będą osoby, które zajmą miejsce z rana i pozniej będą je odsprzedawać! :-)

Te kilka miejsc do parkowania to klasyczny przykład bohaterskiego pokonywania problemów, które samemu sie stworzyło!!! Czysta 
komuna! 

Opieranie się na normach EURO jest skrajnie złym podejściem. Po pierwsze normy EURO, szczególnie najnowsze, są tak wyśrubowane, że praktycznie nie można ich spełnić, a ich 
spełnienie powoduje, że żywotność samochodu (w praktyce silnika) jest kilku, a nawet kilkunastokrotnie mniejsze, a tym samym żywotność samochodów nowych jest bardzo krótka. A to 
jak wszyscy wiemy jest to najbardziej szkodliwe dla środowiska, ale także dla finansów rodziny. Przykłady, proszę bardzo, silnik Stelantis 1.2 z roku 2022, który życie kończy po 40-60tys 
km. Właśnie wprowadzanie tych norm to powoduje. 
Stosowanie norm EURO dla SCT to zwykła ściema, to promowanie najbogatszych ludzi!!! Przykład? Prosze bardzo: do SCT będzie mógł wjechać i jeździć przez wiele lat nowy SUV/PICKUP 
o pojemności silnika 6litrów lub więcej, a FIAT seicento o pojemności 0,6l z LPG nie będzie mógł wjechać! Ten prosty przykład obrazuje, że tu nie chodzi o żadną ekologię!!! Jeśli będzie 
chodzić o ekologie to do SCT będą mogły wjechać samochody o poj. silnika do 800cm3!! Takie podejście to rozumiem, to będzie ekologia!!!

Sama potrzeba wyznaczania takich miejsc jest z założenia zła i szkodliwa. Przecież zaraz zapchają sie te miejsca i samochody będą krążyć pomiędzy nimi generując znacznie większy ruch 
niż potrzeba. 
Pomysł tak bez sensu, jak cała ta idea SCT, przecież każdy będzie mógł powiedzieć, że jedzie do szpitala, a to że nie po drodze to żaden argument - omija korki spowodowane przez SCT :-) 

Te kilka miejsc do parkowania to klasyczny przykład bohaterskiego pokonywania problemów, które samemu sie stworzyło!!! Czysta komuna! 

Tak powinno byc zmienione, na co najmniej 10 lat. 

Dodatkowo wyłączeni powinni byc wszyscy posiadacze/współposiadacze samochodów, 
którzy są na emeryturze lub rencie, a także wszystkie osoby, które mają problemy z 
narządem ruchu!
 
Wyłączeni powinni byc także wszyscy rodzice i opiekunowie, małych dzieci oraz dzieci z 
niepełnosprawnościami. 

Zwolnienie powinni byc wszyscy prowadzący działalność gospodarczą w Krakowie. W 
końcu płacą podatki na to miasto. Ja jestem taką osobą, jak wejdzie SCT to zmieniam 
zameldowanie na mój drugi dom w świętokrzyskim - tam będą trafiać moje podatki! 

1. wszyscy prowadzący działalność gospodarczą powinni byc zwolnieni
2. wszystkie samochody dostawcze (VAT-1, VAT...) takie, które pow. ładunkowa mają większa niż osobową.
3. wszyscy mający dzieci lub wnuki w wieku szkolnym
4. wszyscy mający dzieci lub wnuki z niepełnosprawnością, w tym opiekunowie takich dzieci.
5. wszystkie osoby posiadające dysfunkcję narządu ruchu
6. wszyscy emeryci, wszyscy renciści

Z drugiej strony bezwzględnie każdy urzędnik miejski (każdego szczebla) oraz jego współmałżonek (ale także partner), w tym także 
urzędnicy którzy przeszli na emeryturę i rentę nie mógłby skorzystać z żadnego zwolnienia. Dla urzędników, od pierwszego dnia nie może 
być żadnego zwolnienia z tej SCT!!! Jeśli SCT jest dobra, niech urzędnicy to udowodnią!!!

1.8.25 13:51:04 Nie powinno być żadnej tzw. strefy czystego transportu. Jeżeli ma być ona wprowadzona z powodu tzw. KPO to powinna być ograniczona do Rynku Głównego i ulic przy których mieszkają radni, którzy za nią 
zagłosowali. 

Inne miasta mają niższe normy EURO np. Lizbona EURO 0-2, Berlin EURO 0-3, Wiedeń dotyczy tylko samochodów ciężarowych nie spełniających normy EURO 3, Haga tylko pojazdy z 
silnikami dwu-suwowymi, Helsinki tylko autobusy EURO 2, śmieciarki EURO 4, zagłębie Ruhry Euronorma: 0-3 (diesel), 0 (benzyna, LPG), Monachium Euronorma: 0-3 (diesel), 0 (benzyna, 
LPG), Lipsk Euronorma: 0-3 (diesel), 0 (benzyna, LPG)

Jest to nowy to tylko nowy podatek. Samochód staje się eko bo zapłacono opłatę. Jest to wypaczenie idei ekologii

1.8.25 13:52:54 S CT wogóle nie powinno być. A jeżeli już to tylko Starówka. Strefa jest dużo za duża. Wymagania sa za bardzo restrykcyjne. W podobnych strefach w Niemczech sa dużo łagodniejsze. - SCT to ma być maszynka do robienia pieniędzy dla miasta -
1.8.25 13:53:35 Według mnie SCT powinno obejmować Centrum, Stare Podgórze, Grzegórzki i Krowodrzą. W Krakowie jest za mało takich miejsc, by pomieścić wszystkie osoby, które dojeżdżają do Krakowa do pracy z okolicznych powiatów. Okres ten powinien być wydłużony, nie każdego stać, by w ciągu 5 lat odłożyć na nowy 

samochód.
Powinny być dopuszczalny limit darmowych wjazdów do strefy. Po przekroczeniu trzeba byłoby płacić. Samochody zabytkowe/historyczne W OGÓLE nie powinny być objęte SCT, ze względu na ich mały procent w ogólnym poruszaniu się po 

Krakowie. Takie samochody są dobrem upamiętniającym historię motoryzacji. Pojazdy specjalne także nie powinny być wykluczane z SCT, 
bo jak sama nazwa wskazuje, SĄ SPECJALNE.

1.8.25 13:55:51 na pewno dłużej to powinno byc powiedzmy

1.8.25 13:58:24 Najogólniej SCT jest niezgodna z Konstytucją RP, dlatego, że wprowadza dyskryminację osób mniej zamożnych, ze względu na status społeczny oraz stan posiadania. SCT ma w założeniu zmusić takie osoby do 
porzucenia swoich środków transportu, mimo, że zostały one zakupione legalnie, zgodnie z obowiązującym ówcześnie stanem prawnym, dopuszczonymi do ruchu, zatem posiadającymi badania techniczne. 
Niedopuszczalnym jest dyskryminowanie posiadaczy takich pojazdów ze względu na rok produkcji, normę EURO. Zrozumiałe jest natomiast to, że dany pojazd może generować znaczne zanieczyszczenie 
(zmodyfikowany układ wydechowy, usunięcie katalizatora, filtra DPF, znaczne wyeksploatowanie układu napędowego) i to właśnie taki pojazd winien być zatrzymany przed wjazdem do centrum.
Należy zauważyć niepodważalny fakt. Ruch samochodowy nie ma znaczącego wpływu na jakość powietrza w mieście. Proszę sprawdzić odczyty stacji pomiarowych z pierwszej połowy 2020 roku, gdzie w czasie 
pandemii Covid wprowadzono zakaz przemieszczania. Ruch samochodowy w mieście zamarł, ulice opustoszały, a mimo to jakość powietrza nie uległa poprawie w najmniejszym stopniu. Na jakość powietrza w 
Krakowie, obecnie największy wpływ ma sposób ogrzewania w gminach ościennych. Ponadto zabudowywane są korytarze powietrzne w mieście, za co odpowiada UMK, a konsekwencje mają ponosić 
mieszkańcy!!!  

Propozycja bazowania na roku produkcji lub standardzie emisji EURO jest kompletnym absurdem. Samochody starsze, eksploatowane nie znacznie, mogą posiadać zdecydowanie lepsze 
parametry emisji spalin niż samochody nowsze i wyższej normie Euro, eksploatowanie nagminnie (taxi). Zatem zasadne jest uwzględnienie rzeczywistej emisji danego pojazdu np na 
podstawie badań technicznych. O ile SCT ma rzeczywiście w jakimś stopniu służyć poprawie powietrza a nie drenowaniu kieszeni mieszkańców i turystów.

Kompletna aberracja. Czy wniesienie opłaty wpłynie jakkolwiek na poziom jakości powietrza? Otóż NIE, nie wpłynie. Osoba, która posiada starszy pojazd, której nie stać na wymianę środka 
transportu, wedle tego założenia, będzie dodatkowo obciążana kosztami, zatem horyzont wymiany samochodu będzie się cyklicznie oddalał. 

Zapis jest szalenie nieprecyzyjny. Jest ogrom mieszkańców, zamieszkujących Kraków od lat, posiadających własne mieszkania, pracujących 
w mieście, a mimo to, nie posiadającymi stałego adresu zameldowania w Krakowie. Zatem ta kwestia musi uwzględniać osoby mieszkające, 
a nie koniecznie zameldowane w Krakowie. 

1.8.25 14:02:19 Obecną Strefa Ograniczonego ruchu w okol plant Do szpitala będzie można, ale już chorego w domu nie? Są tysiące wyjątków, i czy biedny i czy bogaty maja takie samo prawo wjechać 
swoim samochodem to te same miejsca. Nie wykluczajcie ludzi ze względu na status materialny.

Od tego jest coroczny przegląd techniczny.  Jeżeli auto jest dopuszczone do ruchu to to z 1980 jak i z  2030 mają równorzędne prawo poruszać się po drogach, za które przecież płaci jeden 
i drugi podatki.

Nierówne traktowanie społeczne że względu na miejsce zamieszkania. Nie dość, że nie stać kogoś na nowy samochód to jeszcze niech płaci karę za to, że jest biedny a chce dojechać w zimie z Wiktorowic. Ludzie przecież to jest przemoc. Robienie uprzywilejowanych grup to faszyzm. Wszyscy jesteśmy równi wobec prawa. 

1.8.25 14:03:10 Tylko centrum. Rynek i bliska okolica. Bez ograniczeń, na stałe.
1.8.25 14:05:59 Moja propozycja to ustalenie granicy północno - zachodniej tak, aby dać możliwość parkowania na terenie parkingów galerii handlowej Bronowice, Ikea, Castorama. Komunikacja osób spoza Krakowa powinna umożliwić dojazd do kluczowych węzłów komunikacyjnych - pętli tramwajowych i 

autobusowych, a tam powinny być parkingi w ilości odpowiedniej dla ilości samochodów przyjeżdżających z podkrakowskich 
miejscowości.

Należy rozważyć obniżenie obowiązujących norm dostosowując je do standardów europejskich.
W stolicach europejskich obowiązują znacznie niższe normy Euro. 
Berlin to norma Euro 4 lub Euro 3 ze zmodernizowanych filtrem cząstek stałych. 
Wiedeń norma zamyka się na Euro 3, dla samochodów służbowych i ciężarowych.
Paryż ma co prawda dla ścisłego centrum wysokie normy, ale - podkreślam- dla ścisłego centrum.

Ten okres powinien być dotyczyć także osób, które nie mieszkają w Krakowie, lecz tam 
koncentruje się ich życie zawodowe, prowadzą w Krakowie działalność gospodarczą lub 
posiadają tam nieruchomości.

Takie opłaty - jak zaproponowane - powinny dotyczyć turystów. Mieszkańcy powiatu krakowskiego powinni mieć znacznie niższe opłaty, szczególnie miesięczne, rzędu 150-200 zł maksymalnie. Zwolnieniu powinny podlegać mieszkający w powiecie krakowskim seniorzy i ich samochody. Jeśli ktoś jest w senioralnym wieku i jeszcze 
może odpowiedzialnie prowadzić samochód to nie należy go za to karać.

1.8.25 14:14:25 Do drugiej obwodnicy miasta W Warszawie wprowadzono SCT na niewielkim obszarze i od normy EURO 2 Czy pracując w Krakowie, ale dojeżdżając do pracy z innego miasta, jestem gorszym 
obywatelem, niż mieszkaniec Krakowa?

To o to głównie chodzi ZTP aby zbierać opłaty za wjazd, za komunikację zbiorową , za strefy płatnego parkowania. Od przyjezdnych, bo nie podskoczą, spróbujcie to zrobić mieszkańcom????

1.8.25 14:17:34 Kwalifikacja auta ze względu na wiek jest błędnym założeniem. Starsze auta mogą emitować dużo mniej spalin niż niejedno nowsze, które ma np. uszkodzony katalizator, system zasilania 
paliwa (wtryski) itp. W/g mnie każde auto powinno spełniać odpowiednie normy ale te normy powinny być badane na stacjach diagnostycznych i tam powinna zapadać decyzja czy auto 
się kwalifikuje czy nie. 

Jest to zły pomysł. Kiedyś byłem mieszkańcem Krakowa, tutaj się urodziłem, 
wychowałem, tutaj na świat przyszły moje dzieci. Teraz mieszkam 15 km od Krakowa ale 
cały czas pracuję w Krakowie - jak mam zatem dojechać do pracy jeżeli komunikacja 
zbiorowa w moim regionie nie działa zgodnie z założeniami ? 

Jest to rozwiązanie złe i krzywdzące dla wielu ludzi, którzy pracują w Krakowie a mieszkają na jego obrzeżach. Nie powinno być takiej opłaty jeżeli auto jest wykorzystywane jako środek transportu 
do i z miejsca pracy. Oczywiście weryfikacja norm zanieczyszczenia powinna być także brana pod uwagę. 

1.8.25 14:24:09 Propozycja projektu powinna dotyczyć Drugiej obwodnicy Krakowa. W ramach Trzeciej obwodnicy powinny obowiązywać Euro 2 benzyna, Euro 4 diesel. Miasto powinno zapewnić osobom dojeżdżającym z powiatów przy wszystkich węzłach komunikacyjnych bezpłatne parkingi, których 
teraz nie ma.

Zaproponowane standardy przewyższają te obowiązuje w miastach europejskich. Powinny zaczynać się od Euro2 dla benzynowych i Euro4 dla diesli. Od 2030 można je podnieść do Euro3 
benzyna i Euro5 - diesel. po 2030 w strefie II obwodnicy obostrzenia mogły być ostrzejsze.

Rozwiązanie to powinno dotyczyć także mieszańców powiatu krakowskiego, bo obecne 
zapisy są dla nich dyskryminujące. Szczególnie będzie to dotykać osób pracujących i 
prowadzących działalność gospodarczą w Krakowie. 

Opłaty dla mieszkańców powiatu krakowskiego powinny być niższe, np 150 zł. Seniorzy z powiatu krakowskiego powinni zostać objęci niniejszym zwolnieniem. 

1.8.25 14:24:10 Oczywiscie do modyfikacji - to ma być strefa w miescie a nie cale miasto - proponuję zrobić SCT w śródmieściu Euro4 dla pojazdów benz i Euro6 dla diesli - bezterminowy wjazd do SCT 
1.8.25 14:27:53 Tak, zmodyfikować tak by jej nie wprowadzać - brak jakiegokolwiek strefy. Maksymalnie o jakiej powinno się myśleć to do 1 obwodnicy lub 2 obwodnicy przy czym można by było się po niej poruszać bez 

ograniczeń.
Ograniczyć strefę do maksymalnie 2 obwodnicy! Nie powinno być takich ograniczeń. Jeżeli samochód przechodzi przegląd to jest dopuszczony do ruchu i nie powinien być banowany. Pytanie co z osobami które mieszkają poza granicami Miasta i dojeżdżają do pracy? 

Mimo wszystko ten okres powinien być znacznie wydłużony i to dla wszystkich...
Jest ok, tylko nie w wysokości kilkuset złotych na miesiąc... Niech byłaby to symboliczną opłata w wysokości 50 zł. Nie powinno to działać jak nowy budżet do rozdawnictwa. Nie wprowadzać Strefy! Wtedy nie będą potrzebne żadne wykluczenia.

1.8.25 14:33:35 Uważam, że granica ta powinna zamykać się w ramach II obwodnicy. Poruszanie się poza tą strefą powinno mieć niższe normy. W Krakowie brakuje miejsc parkingowych. W granicy zaproponowanej strefy praktycznie ich nie ma. Strefę należy wyznaczyć tak, aby 
na ich granicy znalazły się parkingi przy zewnętrznych marketach czy galeriach handlowych.

O ile wiem, europejskie normy w stolicach państw są znacznie mniej restrykcyjne. Może należy zainspirować się światem zewnętrznym. Należy do nich dopisać mieszkańców powiatu krakowskiego. Opłaty to dobry pomysł. Jednak dyskryminuje mieszkańców powiatu krakowskiego. Dla nich albo nie powinno być opłat albo powinny być znacznie niższe. Należy dopisać seniorów i seniorskie samochody . Jeśli ktoś w starszym wieku jeszcze prowadzi samochód to raczej już nie będzie go 
zmieniał , bo starzy ludzie nie lubią kupować nowych rzeczy.

1.8.25 14:34:50 Granicą strefy powinna być 1 obwodnica tzn wokół starego miasta. Miejsce wokół przystanku kolejowego os. Piastów by była możliwość dojechania tam, pozostawienia samochodu i dojazdu do centrum 
pociągiem.

Wymagany rok produkcji dla diesli jest zbyt wysoki w porównaniu do aut benzynowych. Dla diesli wystarczający jest wiek poniżej 2011 roku. Wyłączenie powinno dotyczyć całego powiatu krakowskiego. Nie powinny być pobierane żadne opłaty za wjazd do miasta gdyż zniechęca to tylko ludzi do odwiedzania go. Również pojazdy osób pracujących w Krakowie powinny być tu uwzględnione.

1.8.25 14:37:52 Duży obszar. Ewenement na skalę światową. Niech będzie strefa, ale w normalnych rozmiarach - 2 obwodnica (jak w niemczech czy francji) ew. 3 obwodnica. Objęcie terenów wiejskich w granicach 
administracyjnych , tylko utrudni ludziom życie. Wielu z nich nawet nie wjeżdża do centrum , tylko porusza sie po obwarzanku. Jeśli już ma być, to niech będzie do obwodnicy autostradowej i obwodnicy S7. 

Dużo ludzi jedzie też do szpitala Jana Pawła 2. W Hucie do Szpitali Rydygiera oraz Żeromskiego.   Osobowe Euro 3. W dużej części krajów można wjechać starszym autem, po badaniu spalin i uzyskaniu naklejki.  U nas też można wprowadzić naklejkę (np. na szybę) po badaniu spalin. Niech mieszkańcy jeżdża tymi autami do ich śmierci technicznej / złomowania. Wbrew 
pozorom nie jest ich tak dużo i z biegiem czasu szybko się wykruszą. Tak było z autami z 
lat 70-80. Auta się psuły więc automatycznie były kupowane nowsze modele. Jedynie 
zostawić wymóg aby auto było zarejestrowane przed wejściem strefy w życie. 
Uruchomienie kolei miejskiej i zwiększenie częstotliwości kursów + poprawa MPK (bo 
teraz co chwilę wycinają kursy) po obwodzie miasta, bardzo szybko spowoduje spadek 
wjazdów autami do miasta. Wiem już od paru osób, że porzuciły jazdę autami, na 
przesiadkę na kolej. Czas przejazdu w okolice centrum spadł im z 40-1h do ok 20-25min. 

 Inna sprawa. 

Wjazd za opłatą dniową ok. Są różne sytuacje życiowe i to ma sens. Ale bez miesięcznej,  bo wtedy to typowy skok na kasę. Ukryty podatek. Zapłacisz i auto już jest EKO ! A co za 5 lat. Przykładowo mieszkam w strefie, w wianuszku "wiejskim". Auto parkuję na swojej posesji (płacę tu podatki). Mam dogadać 
się z sąsiadem z drugiej strony ulicy (poza strefą) aby u niego trzymać auto?  Skąd liczba 50 wjazdów aut zabytkowych? Dajmy na to, mam 
takie auto. Co po tych 5 latach? Będę je mógł trzymać na posesji, parkingu po tych 5 latach? Czy mam szukać garażu  w sąsiednich 
miejscowościach?  Drugie pytanie. Mam starszy pojazd i padł w nim silnik. Zmieniam na taki z euro 3-4. Mogę nim potem normalnie jezdzić 
po strefie? Zmiana silnika potwierdzona badaniem technicznym. Wiem że są takie przypadki. Wstepnie było ,że auto musi mieć 
homologację producenta, co w takim przypadku nie jest fizycznie możliwe. Np w niemczech zmieniasz silnik czy dokładasz katalizator na 
wyższą norme, robisz badanie i auto normalnie może jezdzi po strefie. 

1.8.25 14:38:08 Strefa nie powinna istnieć. Strefa nie powinna istnieć. Strefa nie powinna istnieć. Strefa nie powinna istnieć. Strefa nie powinna istnieć. Strefa nie powinna istnieć.
1.8.25 14:38:29 Dzień dobry, jak wiadomo kategorią pojazdów, które najbardziej zanieczyszczają powietrze są te z silnikami Diesla.

Moim zdaniem, proponowane standardy Euro dla tych silników są jednak zbyt rygorystyczne. Postuluję o zmniejszenie wymagań dla samochodów Diesla do EURO 5 (zarówno w edycji od 
lipca 2025 jak i tej po 2030 roku), tak jak to było w pierwotnej (odrzuconej przez sąd) wersji strefy czystego transportu. Moje argumenty są następujące:
1. Mieszkańcy, którzy interesowali się strefą czystego transportu i dokonali zakupu samochodu biorąc pod uwagę poprzednią propozycję, mogą poczuć się oszukani. Ktoś czytał o SCT, 
zaufał władzom które opracowywały zasady, nawet niespecjalnie protestował przy wprowadzaniu poprzedniej strefy, teraz zostaje niejako "ukarany" za swój wybór (został z samochodem 
który spełniał normy poprzednie, ale nie spełnia norm obecnych)
2. Koszt wymiany samochodu na EURO 6 jest ZNACZĄCO wyższy od samochodów spełniających EURO 5, z powodów materialnych może zwiększyć  się wykluczenie komunikacyjne.
3. Strefa czystego transportu ma licznych przeciwników. Im ich więcej tym trudniej będzie ją utrzymać na sensownym obszarze i okresie czasu. 

1.8.25 14:38:30 Granice Powiatu Krakowskiego Nie uważam tego za dobra propozycję, bo miasto stanie się dostępne tylko dla bogatych, komunikacja jest dramatycznie niewydolna, 
a kilka miejsc parkingowych nie zapewni dojazdu do pracy i do domu większości ludzi. 

Standardy dla bogatych ludzi. Może twórcy pomysłu maja wysokie zarobki i mogą sobie pozwolić na nowe samochody, niestety większość mieszkańców tyle nie zarabia. Im pozostanie 
jazda na 8 do szkoły czy pracy autobusem o 4 rano. Jeżeli by była sprawna komunikacja, to by nie było tyle samochodów na ulicach. Obecna koncepcja wygląda na pomysł, jak zrobić ładną 
prezentację o walce z zanieczyszczeniem powietrza na międzynarodową konferencję, na koszt mieszkańców i pracowników.

Przez 5 lat mieszkańcy nie wzbogaca się na tyle, żeby ich było stać na nowe samochody 
czy elektryki. Prosze sprawdzić przeciętna pensję Krakowianina. 

Żart? Pieniędzy potrzeba dla kolejnych dyrektorów? Uważam całą koncepcję za szkodliwą dla Krakowa. To wygląda, jak zabawa dzieci, które chcą, żeby woda nie ciekła z kranu i wyrywają kran z 
umywalki. oczywiście woda przestaje ciec z kranu, ale uczynią łazienkę niemożliwą do korzystania.

1.8.25 14:41:00 Jadąc ze Skawiny na autostradę A4 muszę przekroczyć granice adm miasta Krakowa !!! To nie jest tak, że w zadłużonym mieście nagle szukają wpływów do kasy miasta, za wjazd aut starszych. Wpłat od 
przyjezdnych, nie od mieszkańców, oni mogą i trupami się gonić po mieście bo .... są mieszkańcami grodu Kraka, lepszy sort??? 

Tak dla władz miasta specjalny parking przy szpitalu Babińskiego  !!! Warszawa wprowadziła Euro 2, na małym obszarze miasta, Kraków skacze wyżej całe miasto i Euro 4, a może od razu Euro 7? Gospodarz terenu powinien świecić przykładem a nie wymagać pantofli od gości ! Oficjalny haracz za wjazd!! Brawo Wy No i pojazdy ZTP oraz radnych.

1.8.25 14:41:39 Należy ograniczyć obszar strefy do ścisłego centrum (np obszar wewnątrz drugiej obwodnicy miasta). Nawet pomysłodawcy na szczeblu krajowym/unijnym mówią o strefie, a nie mieście czystego transportu. Miasto pełni funkcję stolicy dla całego regionu. To szpitale, urzędy, sklepy. Dlaczego wskazano tylko wybrany szpital i dwa parkingi 
P+R? Dlaczego np parking na Czerwonych Makach, Szpital Rydygiera czy centrum handlowe Bonarka czy dziesiątki innych punktów 
pełniących istotną rolę dla regionu, mają być wykluczone?

Norma emisji Euro3 dla diesli wydaje się być dobrym kompromisem, jeśli jesteśmy zmuszeni przez władze centralne jakąś normę zaproponować na potrzeby wprowadzenia strefy. Diesle 
od Euro4 wprowadzają filtr cząstek stałych, co jest dużym postępem. Obawiam się niestety efektu gotowania żaby i chęci ciągłego podnoszenia norm.

Uważam że właściciele pojazdów zakupionych przed wprowadzeniem nowego prawa, 
powinni mieć możliwość korzystania z nich tak długo, jak im się opłaca utrzymywać 
pojazd w dobrym stanie technicznym. Istnienie strefy może pełnić rolę zniechęcającą do 
importu starych samochodów. Jednak ci, którzy mają już takie samochody, powinni mieć 
nadal prawo z nich korzystać, pod warunkiem że są sprawne.

Pomimo że jestem mieszkańcem Krakowa, i wprowadzenie opłat dla przyjezdnych mnie nie dotknie, uważam takie podejście za egoistyczne. Jako stolica województwa, korzystamy z roli jaką pełni 
miasto dla regionu. Przyjezdni sprawiają że biznes się kręci w naszym mieście i tu powstają miejsca pracy. Należy wszystkim użytkownikom miasta dać takie same prawa - prawo do korzystania z 
auta do jego śmierci technicznej, jeśli zostało zakupione przed wprowadzeniem nowych zasad.

Wszystkie samochody nabyte przed wprowadzeniem strefy, powinny być dopuszczone do dalszej eksploatacji. Dodatkowo spadkobiercy, 
obdarowani przez rodzinę, powinni mieć możliwość kontynuowania użytkowania samochodów po ich rodzicach, dziadkach...

1.8.25 14:42:59 Maksymalna strefa to faktycznie powinien być okrslony rejon ograniczony - centrum do Alei Trzech Wieszczów  plus  Ul. Ulica Szeroka i przyległe bez już np.UL. Krakowskiej. I to wszystko. Pozostały kRaków 
otwarty.

Patrz odp. punkt 1. - park nad raide   tzreba zrobić  na  wlotach do miasta  tj. np przed Zielonkami , Libertowem, czy Ruszczą na 2000-
3000 pojazdów   a nie koszmarki jak w Kurdwanowie. 

Smochód sprawny i utrzymany technicznie  powinien mieć mozność jazdy poza strefą  bez wzgldu na normy Euro które jak uczxy historia np.Wolksagengate  nic  nie znaczą. Stare pojazdy 
same z sie eliminują  z tzw.starości.  

To podatki niech płacą  ci  radni i urzednicy ktorzy  to uchwalą. patrz punk 1 i punkt.2 Patrz punkt 1,2,3.

1.8.25 14:45:08 Nie Tak na okres letni i sobotę i niedzielę powinno być ograniczonia dla aut z Wieliczki Zamiast busa dar bus.by jechał autobus wielickiej spółki transportowej a bus dar bus tylko do wieliczki.sobote i niedzielę powinno być ograniczonie wjazdu aut z Wieliczki Wjazd do Krakowa darmowy tylko dla osób co mają bilet miesięczny na 4 strefy bo 
osoby z biletami miesięcznymi finansują transport a ci co nie mają biletu niech płacą 10 
zł za wjazd 

Dobre rozwiązanie w sobotę i niedzielę auta z Wieliczki powini płacić za wjazd do Krakowa.radni Wieliczki zlikwidowano połączenie autobusowe. Osoby które posiadają bilety miesięczne od 3 strefy do 6 strefy.bo finansują transport publiczny i nie jeżdżą codziennie autem 

1.8.25 14:45:14 Oczywiście, że tak. Strefa powinna obowiązywać tylko osoby przyjeżdżające z poza miasta. Samochody starsze niż 30 lat. TAK. min 10 lat
1.8.25 14:45:33 Strefa czystego transportu powinna być wyznaczona w różnych zakresach. Na przykład ścisłe centrum - tylko auta elektryczne, trochę szerszy obszar auta spełniające normę EURO3 lub wyższą (ze stopniowym 

zwiększaniem wartości normy EURO), a potem reszta (obrzeża Krakowa) gdzie powinien być możliwy dojazd każdym rodzajem pojazdu. 
Dojazd do Dworzec Główny w Krakowie określoną trasą. Okres przejściowy pownien być rownież dostępny dla mieszkańców gmin ościennych 

Krakowa (np. gmina Zielonki, Wieliczka...). 
Oceniam pozytywnie. O ile strefa nie będzie dotyczyć całego miasta Krakowa!

1.8.25 14:46:58 Urodziłam.się w Krakowie jak i mój syn,mieszkam 15 km od miasta gdzie autobus 234 
jeżdzi co godzinę lub co 30 min w określonym czasie,czy my ludzie mieszkający nie w 
krakowie jesteśmy gorsi nie mamy prawa wjazdu do.miasta ?tylko za opłatą ?!To chyba 
krakowianom jest łatwiej poruszać sie bez auta bo mają wszystko na miejscu.Ja 
jestem.samotną matką potrzebuje w szybkim czasie przemieścic sie  z pracy np do 
lekarza z synem  czy z sobą a komunikacją nawet pól dnia nie starczy! Jestem.za tym by 
żyło nam się zdrowiej  ale nie taka zmiana na już która uderza w nas 
najbiedniejszych.Mam diesla który wygląda prawie jak nowy włozyłam.duzó pieniędzy w 
niego i comam teraz zezłomować takie auto?co ja zrobie bez samochodu ,ana zakup 
innego młodszego mnie nie stać,czy ktoś pomyślał o takich ludziach jak ja?a może by tak 
przyjechać do węgrzc wielkich i zobaczyc jak się oddycha co idzie z kominów może by tak 
tym.się zając najpierw a nie odbierac nam wjazdu do miasta.A jeżeli już to potrzebny jest 
czas to nie zmiana na inna zabawke ..by kupic jakies auto potrzeba minimum 30 tyś! 
skąd mamy wziąc za pól roku takie pieniądze na wymiane auta..albo płacić 
500zlmiesiecznie zs wjazd kiedy ja zyje z synem za minimalną pensję.Proszę Panie 
Prezydencie Miasta Krakowa o przeczytanie tego, nie odbierajcie nam możliwości 
przemieszczania się po mieście  jeżeli ma byc wprowadzony czas bądzmy wszyscy równi 
bo liczę że istnieje sprawiwdliwość i równość w tym.mieście i kraju .Miejmy wszyscy ten 
czas 5 lat na wymiane aut nie spełniających norm a jakoś damy radę a nie za pól roku to 
dla mnie straszny cios 

1.8.25 14:51:17 Strefa Czystego Transportu w mieście powinna z definicji być strefą, obszarem z ograniczeniami, a nie obejmować całe miasto. Można zacząć od np. ścisłego centrum do II obwodnicy i w miarę potrzeb w 
przyszłości rozszerzać strefę, pod warunkiem odpowiedniego funkcjonowania komunikacji publicznej w takim miejscu. Objęcie całego miasta strefą jest krzywdzące dla mniej zamożnych osób, których nie stać 
na wymianę samochodu i np. mieszkają w takim miejscu, gdzie nie funkcjonuje komunikacja miejska.

Tak, okres przejściowy powinien być także wprowadzony dla okolicznych 
gmin/miejscowości. Mieszkańcy tych obszarów w dużej części codziennie dojeżdżają do 
Krakowa, pracują tutaj dla firm płacących tutaj podatki oraz robią zakupy czy tankują 
paliwo, pośrednio także zostawiając dużo pieniędzy. Miasto pośrednio czerpie korzyści z 
tych ludzi, a teraz w nagrodę chcecie Państwo ich teraz ukarać opłatami.

Jest to karanie ludzi mniej zamożnych, za to że nie stać ich na nowszy samochód i premiowanie tych, którzy pieniądze mają i mogą sobie pozwolić na nowszy samochód. Czyli płacić będą biedni, a 
bogaty będzie sobie wjeżdżał za darmo.

1.8.25 14:53:33 tak Euro 4 dla diesla a nie Euro 6 to jest za wysoka norma Powinien również obowiązywać dla mieszkańców należących do powiatu krakowskiego Za wysokie opłaty
1.8.25 14:53:40 Stop STC Stop SCT Stop SCT Stop SCT Stop SCT Stop SCT
1.8.25 14:53:53 Granice powinny być zmniejszone, tzn południowa część Krakowa np strefa powinna być od Ronda Mateczny przez całe aleje i z drugiej strony podobnie, okolice Rynku Głównego.Ulica Zawiła na której są firmy 

powinna być normalnie przejezdna.  Powinien być dojazd do Telefoniki przy ul. Wielickiej (tam jest dużo dostaw samochodów ciężarowych , które są spoza Krakowa ). Powinna być możliwość dojazdu 
samochodu dostawczego , ciężarowego na załadunek i rozładunek do Firmy . Samochody ciężarowe to są w większości diesle , kogo stać na wymianę na prawie nowe , to jest żenujące. Doprowadzicie do 
upadku Firm głównie małych, które świadczą usługi od dawna dla Firm w Krakowie. Ci z nowymi autami podniosą ceny usług i będzie jeszcze większa drożyzna.

Dojazd do dużych Firm typu , Telefonika ul. Wielicka, do MPO na Barycz i wiele innych dużych Firm gdzie dojeżdżają ciężarówki. Samochody osobowe benzyna ok, samochody osobowe diesle od 2010 roku.
Natomiast nie powinno to dotyczyć samochodów ciężarowych, niech mają nawet rocznik 2000 , euro 3 czy euro 5 . To oni dostarczają towary i mają umowy z Firmami od lat , nagle mają 
zostać bez pracy czy płacić 500 zł miesięcznie.

Wyłączenie  spod wymogów powinno być dla mieszkańców Krakowa . Jeżeli jedno z 
małżonków płaci podatki w Krakowie i jest mieszkańcem dla drugiego małżonka 
prowadzącego np.  Firmę poza Krakowem też powinna być ulga, wyłączenie (tak w 
osobowych jak i w ciężarowych) Przecież ciężarówki dostarczają dla nas towary, mimo że 
nie są nowe ale przechodzą przeglądy.

Opłaty powinny dotyczyć tylko samochodów osobowych. Ciężarowych absolutnie nie, przecież Firmy zaczną upadać . Powinny być uwzględnione (zwolnione od SCT) również samochody ciężarowe dostarczające towar jaki i odbierające towar.

1.8.25 14:55:32 LPG - W porównaniu z benzyną stosowanie LPG powoduje zdecydowanie niższy poziom emisji toksycznych substancji do atmosfery. Redukcja zanieczyszczeń może sięgać około 60 
procent w przypadku tlenku i 10 procent w przypadku dwutlenku węgla. Czemu więc samochody z zamontowanym LPG maja taka sama normę jak benzyna? Powinno być euro 3 dla LPG. 
Co z mieszkańcami Krakowa którzy odprowadzaja podatki, ale jeżdża nie swoim autem (rodzica/partnera), a właściciel nie odprowadza podatków w Krakowie. 

1.8.25 14:58:58 granice strefy są ogromne w porównaniu do innych miast. Mieszkając pod Krakowem chcąc pojechać na zakupy muszę wjechać w strefę, doliczmy do tego przyjazd do pracy. De facto moej poruszanie się w 
Krakowi będzie zawsze oznaczało wjazd do stefy. Strefy powinny obejmować tylko najbliższe okolice rynku.

normy dla diesla powinny być EURO5 i w górę, natomiast powinna obejmować samochody kupione po 2024 roku, tak żeby tysiące ludzi mieszkających w pobliżu Krakowa nie musiało w 
krótkim czasie wymieniać samochodu.

Uważam, że poza mieszkańcami Krakowa wyłączeni powinni być ludzie mieszkający w 
okolicach Krakowa, nawet do 50 km od Krakowa. W tym momencie osoba mieszkająca 
zaraz za znakiem będzie mieć problem, a w mniej niż 6 miesięcy nie jest w stanie kupić 
nowego samochodu, tym bardziej, że dostępność będzie mniejsza bo zainteresowanych 
wymianą samochodu będzie bardzo dużo. Już pomijając wzrost cen samochodów 
benzynowych i spadek diesli, fizycznie nie będzie możliwości kupić, bo rynek jest 
ograniczony. Co sprawi, że handlarze samochodów będą sprowadzać auta w bardzo złym 
stanie, które ludzie itak kupią bo będą musieli, a część z nich będzie spełniać normy tylko 
na papierze.

moim zdaniem opłata jest niesprawiedliwa, nie powinno być jej wogóle. Osoby które będą odczuwać najmocniej prowadzenie stref, to osoby biedne które jeżdżą starszymi autami głównie dlatego że 
nie stać ich na kupno nowszego auta, dlatego nakładanie jakichkolwiek opłat na osoby ubogie będzie pogrążać ich w jeszcze większą biedę. 
Dlatego nie powinno być żadnych opłat, ewentualnie po złożeniu deklaracji zmiany auta na taki który spełnia warunki strefy w ciągu najbliższych np. 3 lat, takie osoby powinny być zwolnione z opłat. 
Da to realny czas na dostosowanie się do norm. 

1.8.25 15:00:39 Uważam, że nie powinno to być wogule wprowadzone. Wyklucza się społeczeństwo, a problemy będą mieć osoby które dojeżdżają do pracy, w każdej dziedzinie . Jak zwykle szary człowiek będzie musiał 
ponosić dodatkowe koszty czyjegoś widzi misie .

Komunikacja po za za granicami miasta nie jest na tyle rozwinięta żeby można bez problemów dojeżdżać do miasta . A parkingów w 
granicach miasta nie ma prawie wogule.

Jest to głupota wykluczenie społeczeństwa mieszkające po za granicami Krakowa. Wogule nie powinno być czegoś takiego wprowadzonego. 

1.8.25 15:01:55 Uważam, że wprowadzenie strefy na terenie całego miasta jest zdecydowanie jedynie działaniem propagandowym, a nie obliczonym na rzeczywiste zmniejszenie zanieczyszczeń. Z publikowanych danych WIOŚ 
wynika, że pomimo praktycznej deindustralizacji Polski na początku lat 90-tych i znacznego spadku ilości zanieczyszczeń atmosfery w związku z zamknięciem wielu obiektów przemysłowych, poziom imisji 
zaczął znacząco się zwiększać na przełomie lat 90-tych i 2000-tysięcznych. Propagandowe twierdzenia włodarzy miasta i tych z Sejmiku, że to było związane ze spalaniem paliw kopalnych nie znalazły 
potwierdzenia, bowiem nie widać zmian w imisji sprzed decyzji zakazującej eksploatacji pieców i kominków, udowodniły absurdalność twierdzeń o wpływie spalania w kominkach drewna. Włodarze miasta 
Krakowa, w tym Majchrowski, znając wyniki badań WIOŚ (części PIOŚ) opublikowane i dostępne w Internecie, zaczęli w latach dwudziestych (a wiedzą, że obecnie niekiedy imisja tlenków azotu i PAN jest 
większa niż końcówce lat 80-tych)  obwiniać o ten stan rzeczy biednych ludzi, których nie stać na nowe samochody, mimo że samochodów starszych niż 20 lat praktycznie nie ma w rękach prywatnych, a 25-30 
są objęte jako zabytkowe wyłączeniem. Powstaje zatem pytanie, co jest przyczyną obserwowanego wzrostu imisji oraz emisji pyłów i skażeń (w tym także PAN, O3, nie tylko NOx), szczególnie w okresie letnim 
(smog fotochemiczny typu Los Angeles), a okaże się, że przyczyną jest starodawny tabor transportu miejskiego z 30-40 letnimi dieslami (a nie tymi sprzed 10-20 lat) oraz wielkie ciężarówki (transport) z 
dieslami znów sprzed 30-20 lat. A zatem projektowanie strefy należy najpierw zacząć od wymiany taboru samochodowego w transporcie miejskim w Krakowie, blokady wjazdu starych ciężarówek, nie 
samochodów osób prywatnych, bo to nie one są problemem, tak jak nie były kominki. Najpierw trzeba ograniczyć ruch jedynie w ścisłym Centrum blokując wjazd wielkotowarowemu transportowi 
samochodowemu, oczywiście po wymianie autobusów krakowskich. Blokada całego Krakowa przy nie zablokowaniu wjazdu dla transportu samochodowego i braku wymiany 100% starych autobusów to 
dowód na tzw. "majchrowszczyznę" i "greenwasching", a nie jest to rzeczywista troska o zdrowie mieszkańców. Tym bardziej, że były Prezydent Majchrowski i obecnie urzędnicy z Urzędu Miasta mogą być 
ewentualnie zainteresowani skierowaniem uwagi opinii publicznej na 10-15 diesle samochodów osobowych, a nie na rzeczywiste problemy. Warto się zastanowić, czemu ilość zanieczyszczeń rosła szczególnie 
na przełomie millenium pomimo upadku przemysłu ciężkiego i nie zmalała po zakazie użytkowania pieców i kominków (zakaz dla ekologicznego palenia odnawialnym drewnem to właśnie greenwasching). I 
wcale nie jest to związane z rzekomym transferem z gmin okolicznych, co sugerował były Prezydent Majchrowski i jego Urzędnicy (vide stan stacjonarny atmosfery i jego konsekwencje), ale z wydawaniem 
zgód urbanistycznych i zabudowaniem przez nowobogackich pasów przewietrzania. Otóż, że Kraków ma niekorzystne położenie wiadomo było od dawna. Z jednej strony Tatry, Jura, a sam leży w dolinie, a 
zatem często występuje inwersja temperaturowa, co jest warunkiem sine qua non wystąpienia każdego rodzaju smogu. A smog nie występuje w Krakowie jedynie zimą, jak w Londynie, co mogłoby 
ewentualnie uzasadniać rezygnację z kominków.  Inwersja temperaturowa oznacza, że w troposferze (i tylko tam) wraz ze wzrostem wysokości temperatura nie maleje, ale w pewnym momencie rośnie. Taka 
warstwa utrudnia mieszanie się powietrza i "pozostawia" zanieczyszczenia blisko powierzchni ziemi. Właśnie z tego powodu już w czasach CK, jak i PRL (tu bardziej ze względu na tzw. shadow effect w 
przypadku broni atomowej) projektowano wielkie otwarte przestrzenie i pilnowano, aby nie budować blisko siebie budynków. W sytuacji zapaści gospodarczej lat 90-tych ratowano się i nadal to się robi 
sprzedając te tereny pod wielką zabudowę mieszkaniową. Zacznijmy od transportu i burzeni

Należy dodać szkoły strefę ograniczyć tylko do centrum miasta. Należy dodać szkoły, DPS, Urzędy Państwowe, budynki Policji, Straży 
Granicznej, Wojska, Żandarmerii Wojskowej

na początek euro 4 dla diesla i benzyny, żeby nie zadusić przemysłu i nie powodować wyludniania Krakowa z jego mieszkańców, oczywiście dopiero po wymianie starodawnych trucicieli, 
czyli autobusów transportu miejskiego sprzed kilkudziesięciu lat

Nie powinno być wyłączenia. Przepisy dotyczące takiego wyłączenia mogą być niezgodne 
z przepisami Unii Europejskiej 

Zły pomysł, Kraków tylko dla bogatych??? Porównajcie jaką emisję (nie mylić z unosem i imisją) ma 1,2 litrowy silnik Volkswagena Polo z 2009r. (mała masa, niski samochód) z silnikiem nowego z 
2023r.  3,0 tdi SUV-a np. AUDI Q7 (specjalnie wybrałem ten sam koncern). Tym Polo będzie jeździł zwykły człowiek i nie wjedzie do strefy, a emitującym prawie 2,5 raza tyle NOx bogacz z SUV-a 
wjedzie. Ten drugi wjedzie, znaczy Kraków ma się jedynie kojarzyć z wykluczeniem społecznym i oligarchią? Problem oczywiście nie jest w możliwości wjazdu za opłatą, ale w greenwashingu Urzędu 
Miasta. Bowiem należy dopuścić możliwość wjazdu do strefy za opłatą, bo co ma zrobić biedny człowiek, jak musi z rodzącą żoną jechać do szpitala. Sama strefa wokół szpitala nie rozwiązuje 
problemu, bo tylko może tam legalnie dojechać, ale pytanie jak się tam dostanie, wcześniej mandaty za dwa dostanie (wjazd i wyjazd). Przecież samolot nie przewiezie jego samochodu do terenu bez 
opłaty. Znów greenwasching zatem, nie rozwiązywanie rzeczywistych problemów. Opłaty za wjazd dopuszczające wjazd do strefy powinny być i to takie same dla mieszkańców i dla przyjezdnych, ale 
muszą być związane z pojemnością samochodu, np. do 1 litra 10 zł dziennie, do 2,5 litra 15 złotych dziennie za wjazd, za ciężarówkę 20 złotych dziennie. Jeśli samochód starszy niż 20 lat opłata 
rośnie o 20%, jeśli opłata dotyczy ciężarówek lub autobusów (w tym komunikacji miejskiej) opłata rośnie o 100%. W przypadku opłat za wjazd Urzędników/pracowników zatrudnionych w Urzędzie 
Miasta Krakowa, jednostkach organizacyjnych Gminy lub zatrudnionych w Urzędzie Wojewódzkim, Marszałkowskim lub podległych im jednostkach opłata ulega podwojeniu, wtedy będzie widać, że 
nie chodzi o mydlenie oczu z powodu zabudowy stref przewietrzania. Urząd Miasta/Urząd Wojewódzki/Urząd Marszałkowski opłaty powinien wnosić na konto jakiejś organizacji pożytku 
publicznego, np. Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy lub wpłacać do budżetu Państwa. Powinna być określona maksymalna stawka tygodniowa miesięczna, trzymiesięczna i roczna (winiety za 
wjazd). Sądzę, że całkowity miesięczny koszt winiety nie powinien być wyższy  niż 0,5% średniego wynagrodzenia netto, resztę maksymalnych wartości opłat można ekstrapolować z podanej 
wartości.

Sądzę, że należy wyłączyć jedynie samochody specjalne i zabytkowe

1.8.25 15:04:20 Mieszkam w gminie Zielonki i posiadam auto benzynowe z 2000. W 100% wspieram wprowadzenie SCT. Nie mniej bardzo bym chciała, móc podjechać samochodem do wszystkich Park and Ride i używać dalej 
transportu publicznego. Pod Krakowem jest wiele wsi, tak jak moja, które mają bardzo słabe połączenia autobusowe. Dojechanie do Park and Ride byłaby niezwykle pomocne.

Wszystkie Park and Ride.

1.8.25 15:07:06 Strefa nie może obejmować granic całego miasta, jak obecnie zakłada projekt. W ostateczności powinna obejmować tylko obszar centrum, który na co dzień boryka się z największymi korkami, które 
dodatkowo sprawiają, że emisja zanieczyszczeń kumuluje się w danym miejscu.

Dla samochodów z silnikiem o zapłonie samoczynnym wystarczyłoby ograniczenie w postaci normy emisji Euro 5. Norma euro 6 w niewielkim stopniu redukuje dodatkowo emisję 
zanieczyszczeń, a wymiana pojazdu na taki, który spełnia tą normę jest kosztowna.

Jest to dyskryminacja osób niezamożnych.

1.8.25 15:07:31 Uważam, że standard EURO 4 (te samochody, które mają filtr dpf) powinien być wystarczający dla silników diesla, aby wjechać do strefy. Jestem pewny, że duże nowe samochody z 
olbrzymimi silnikami diesla i tym samym olbrzymim spalaniem, przykładowo fordy ram, które spełniają normę EURO 6 spalając 21l/100km wyprodukują zdecydowanie dużo więcej 
zanieczyszczeń niż stare diesle z przykładowo silnikiem 1.9, które palą przykładowo 5-7l/100km.

Powinna gdzieś być jasno zamieszczona informacja kto zalicza się do mieszkańców 
Krakowa. Przy wytycznych bycia "mieszkańcem" Krakowa dobrze byłoby uwzględnić 
chociażby młode osoby i  studentów, którzy wynajmują mieszkania w Krakowie na okres 
studiów (lub dłużej) a prawdopodobnie nie mają statusu mieszkańca przez brak stałego 
zameldowania i brak odprowadzania podatków (z których są defacto zwolnieni do 26 
roku życia). 

Jest dobre, jeżeli opłata będzie obowiązywać tylko na czas poruszania się po strefie tzn. Jeżeli auto jeździ - trzeba wnieść opłatę. Ale jeżeli już ktoś wjedzie do Strefy i gdzieś zostawi zaparkowany 
samochód to wtedy opłata nie powinna obowiązywać, ponieważ auto wtedy nie produkuje żadnych zanieczyszczeń.

Jest okej.

1.8.25 15:14:22 Powinna być możliwość wjazdu szystkimi autami za odpowiednio większą opłatą zależna od roku prod auta. Wszystkie szpitale,muzea , kina ,teatry,lub inne budynki użyteczności publicznej. Jak wyżej w punkcie nr 1. Dlaczego? strefa powinna być dla wszystkich jednakową żeby nie dzielić obywateli na 
lepszych o gorszych.

Super 👍 popieram. Jednakową dla wszystkich.

1.8.25 15:26:22 Tak uważam że strefa powinna obejmować obszar starego miasta ponieważ wiele studentów dojeżdża na uczelnie a nie stać ich na nowsze samochody To jest dobre Uważam że normy są zbyt rygorystyczne wiele studentów jak i osoby starsze nie stać na auta 2014 wartości często 30 tyś zł a . 
Norma euro 3 benzyna czy do disla euro 4 jest już wystarczająco rygorystycznie a z takich aut korzysta wiele rodzin są to często małe auta o niskich pojemności skokowej silniki 1.0-1.6 
gdzie te auta same z siebie wytwarzają mnie co2 czy nox nawet niż samochód z 2022 z 4.0 litrowym silnik który chociaż spełniają normy euro 6 to realnie i tak produkują więcej 
zanieczyszczeń. Więc realnie normy euro 4 b i euro 5 d uderzają w najbiedniejszych

Kraków rowzwiaja sie miedzy innym tez przez studentów gdzie 90% z nich nie sa 
mieszkańcami 

Uderza to w najbiedniejszy osoby strasze które nie śledzą mediów na bieżąco i znają każdy przepis Studenci

1.8.25 15:27:48 bez strefy - jak dojade do pracy z poza Krakoowa - muszę wymienić auto - a na co mnie nie stać! Chyba że państwo kupicie mi nowszy pojazd? NIE DLA STREFY
1.8.25 15:31:13 Powinna być znacząco ograniczona - do absolutnego centrum miasta (wyłącznie rejon Rynku Głównego) Restrykcje są zbyt wysokie dla pojazdów z silnikami diesla. Proponuję akceptować normę Euro 4 bez określania rocznika. 15-letni okres wyłączenia Akceptowalne, ale pod warunkiem istotnego zmniejszenia wymagań dla pojazdów z silnikami diesla (Euro 4) Pojazdy osób powyżej 60 roku życia lub posiadających dowolną grupę inwalidzką.
1.8.25 15:36:44 Jedynym kryterium powinien być poziom emisji spalin jak różnica jest czy samochód jest stary czy nowy jeśli nie spełnia norm nie powinien być dopuszczony do ruchu w SCT, dodatkowo 

kontrola emisji powinna być przy okresowych badaniach technicznych pojazdu
Uważam że nie można zmuszać mieszkańców do zmiany samochodu tu nie powinno być 
ograniczenia dla już zarejestrowanych samochodów pod warunkiem że jest to jedyny 
samochód w gospodarstwie domowym, oczywiście samochody nie spełniające norm 
zarejestrowane na mieszkańca SCT po wprowadzeniu strefy, nie powinny mieć prawa do 
poruszania się wewnątrz SCT. Alternatywą są rekompensaty przy zmianie samochodu na 
spełniający normy z zachowaniem ograniczenia do jednego samochodu na gospodarstwo 
domowe

Pod warunkiem że możliwość taka będzie nie dłużej niż przez pierwsze 3 lata jako okres przejściowy to rozwiązanie jest w porządku, po tym okresie samochody z zewnątrz niespełniające norm nie 
powinny mieć prawa wjazdu do SCT. 



1.8.25 15:37:37 granice ustalić jako przebieg IV obwodnicy (A4, S52 i S7), co umożliwi dojazd do każdego węzła drogi szybkiego ruchu jak i dojazd do lotniska. Ponadto wyznaczenie granicy na układzie drogowym będzie 
bardziej czytelne niż na granicach administracyjnych, które są nieintuicyjne.

Ograniczony dojazd do lotniska. Pozytywnie Pojazdy służb powinny być wyłączone (policja, straż pożarna, wojsko, karetki itp.).

1.8.25 15:40:58 zawężenie strefy objętej strefą czystego transportu dojazd do każdego P+R powinien być dozwolony bez żadnych opłat wjazdowych lub nowe P+R wymiar standardu emisji Euro dla diesla jest zbyt wysoki Problem z mieszkańcami, którzy mieszkają pod Krakowem, ale tak naprawdę całe ich 
życie codzienne toczy się w Krakowie - praca, sklepy, ośrodki sportu, kultury, wszelkie 
zajęcia związane z wychowywaniem dziecka, służba zdrowia, itd.

Przypadek osób choćby studiujących w Krakowie opłacających zajęcia. Wpłacając pieniądze na uczelnie, płacą też na podatki krakowskie, ale 
nie liczą się jako mieszkańcy i muszą ponosić koszty wjazdu do miasta

1.8.25 15:44:55 Granica strefy powinna zostać pomniejszona do ścisłego centrum miasta, a nie jak ma to miejsce w projekcie, na całe miasto. Mieszkając na os. Piastów przy granicy miasta będę pokrzywdzony mimo, że 
zanieczyszczenie środowiska w mojej okolicy jest znikome.

Standard emisji dla silników diesla jest dla mnie czymś nie do przyjęcia. Samochód benzynowy z Normą EURO 4 o roku produkcji 2005 jest traktowany lepiej niż mój samochód z 2013 z 
silnikiem diesla o normie EURO 5 mimo tego, że dostosowany jest on do obowiązujących norm spalin poprzez zastosowanie m.in. filtra cząstek stałych (DPF). Dlaczego od 2026 roku 
teoretycznie taki samochód nie będzie miał wjazdu, a 20-letni samochód benzynowy owszem? Dlaczego od 2030 roku 25-letni samochód benzynowy będzie miał wjazd do Krakowa a 
samochód z silnikiem diesla będzie musiał mieć mniej niż 11 lat? Według mnie zaproponowane normy są niedopuszczalne i niepotrzebnie uderzają w kierowców posiadających nowe, 
bardziej ekologiczne samochody.

Jest to jedyne słuszne rozwiązanie, mieszkańcy Krakowa nie powinni być objęci 
systemem SCT, a jeśli już muszą być to tylko i wyłącznie na takich warunkach.

Zgadzam się z tym rozwiązaniem, powinna istnieć możliwość wjazdu dla właścicieli pojazdów nie spełniających norm oczywiście za pewną opłatą. Czy zaproponowane kwoty są odpowiednie, tego 
nie jestem w stanie powiedzieć.

Według mnie do listy wyjątków powinien zostać dodany każdy mieszkaniec, na czas nieokreślony. Jeśli strefa ma obejmować również 
mieszkańców, nie powinna być ona tak zawyżona jak jest to przedstawione obecnie.

1.8.25 15:48:31 Stare Miasto Euro 5 Dla mieszkańców do zezlomowania poiazdu Dobry9
1.8.25 15:54:12 Powinna obejmować Rynek Główny i najbliższą okolice maks 3 kilometry od W Krakowie jest wiele szpitali i nie każdy jezdzi do Prokocimia, Patrząc na to ile zarabia Obywatel Polski powinno to być minimum 2005 rok produkcji samochodu niestety dużo osób noe sprosta temu żeby kupić samochód z 2014 roku Żyjemy w praqie gdzie jest konstytucja ta zapewni każdemu obywatelowi równe 

traktowanie o żadna Strefa czystego transportu nie może tego zmienic
Krakow jest już drogim miastem gdzie za każdą godzinę płaci się sporo pieniędzy, dodatkowa opłata nie jest pomysłem który dla kogoś bedzie mile widziany. Wymiana każdego samochodu może doprowadzić  państwie do wielkich wydatków jak na przykład samochody straży badz policji nie 

mówiąc o karetkach . To są pieniądze z naszych podatków i nie powinno się tego wykorzystywać że coś nowego jak Strefa czystego 
powietrza zakaże jazdy pojazdom. 

1.8.25 15:58:20 Strefa powinna obejmować tylko centrum miasta. Każdy Park and Ride powinien być wyłączony ze strefy. Miasto ma niewystarczającą ilość Park and Ride. Nie powinno się zakazywać wjazdu samochodów z silnikami diesla. Norma powinna być taka sama jak w przypadku silników benzynowych. Normy euro 4 są wystarczające do 
wyeliminowania najstarszych pojazdów. Normy w UE są na tyle restrykcyjne, że nie należy ich podwyższać.

Rozwiązanie powinno być zmienione. Okres przejściowy powinien być dłuższy (10 lat). 
Okres przejściowy powinien obejmować również mieszkańców ościennych powiatów.

Takie rozwiązanie oceniam negatywnie. Nie powinno się wprowadzać takiej opłaty. Okres przejściowy powinien zostać wydłużony, bez opłat. Mieszkańcy okolicznych powiatów również powinni 
korzystać z okresu przejściowego.

1.8.25 15:58:22 Tak zapoznałem się.
Granica strefy w I etapie powinna ograniczać się do centrum ograniczonego II OBWODNICĄ dla mieszkańców i III obwodnicą dla wszystkich, z wyjątkiem jednorazowych przepustek na dostawę towarów do ww 
stref.
W II etapie granica strefy dla mieszkańców na III OBWODNICY, a jak w projekcie dla obszaru miasta poza drogami krajowymi i wojewódzkimi dla wszystkich.
Przepustki wydawane czasowo z narastającym poborem opłat.

Wyłącznie PARK and RIDE poza mieszkańcami. Karetki, straż i policja oznakowane bez ograniczeń Stanadardy EURO jak w projekcir dla nowych rejestracji dla wszystkich oraz do zużycia samochodu dla mieszkańców bez ograniczenia czasowego (zamik naturalny) Mieszkańcy powinni być wyłączeni z limitem 1 samochód jeden adres miejscowy. Opłata czasowa zgodnie z propozycjami jak wyżej Wszystkie samochody krakowian z limitem 1 samochód na jeden adres miejscowy do kasacji naturalnej.

1.8.25 16:00:15 Rynek główny za wyjątkiem dostaw do lokali usługowych Całe miasto, za wyjątkiem rynku głównego, powinno być dostępne dla KAŻDEGO, zarówno mieszkańca jak i osobę z poza miasta Euro 1, wolność wyboru, nie każdego stać na nowe euro 6, a są tez tacy którzy nie chcą wymieniać starszych dobrych samochodów, które można naprawić na parkingu pod blokiem, na 
nowe w których wymiana żarówki wiąże się z wizytą u mechanika 

J.w. STC na Rynku Głównym Jako skrajnie niesprawiedliwe i wykluczające osoby mniej zamożne. zakazu wjazdu do Strefy przez dwadzieścia lat będą na zwolnione pojazdy należące do krakowian, tzw. pojazdy specjalne (z taką adnotacją 
w dowodzie rejestracyjnym) czy historyczne/zabytkowe.

1.8.25 16:04:29 Mieszkańców sct nie powinno dotyczyć! 
1.8.25 16:04:44 Uważam , że powinno być to tylko ścisłe centrum Krakowa. Jestem z poza Krakowa ale pracuje w Krakowie i posiadam diesla z 2010 euro 5.

teraz w związku z tym projektem jestem zmuszony do zmiany w/w samochodu na młodszy ,który spełnia normę euro 6 , ale na to mnie nie stać . Druga opcja to zapłata 500 zł miesięcznie 
za możliwość wjazdu do SCT , trzecie wyjście to rezygnacja z pracy ale mając na uwadze,że mam52 lata i na utrzymaniu niepełnosprawną żonę JEST TO NIEMOŻLIWE.

Uważam iż mieszkańcy Krakowa mając lepszy dostęp do komunikacji miejskiej niż 
mieszkający w tzw obwarzanku krakowskim nie powinni podlegać temu okresowi 
przejściowemu.

Uważam , że dojeżdżających do pracy nie wszystkich będzie stać na poniesienie dodatkowych kosztów przejazdu. Uważam , że pojazdy , które były uwzględnione w pierwszym projekcie czyli :
auta benzynowe od 2000 roku  euro 3 , auta diesel od 2010 roku euro 5 powinny być włączone w pięcioletni okres przejściowy.

1.8.25 16:05:53 STC powinna obejmowac nie wiecej niz obszar pokrywajacy sie z obszarem platnego parkowania dla stref A i B To stanowczo za malo. Norma emisji spalin dla silnikow diesla proponowana od 2030 jest stanowczo zbyt restrykcyjna
i nie uzasadniona niczym innym niz nadwrazliwoscia urzednikow.
Norma EURO 6 wystarczy w zupelnosci dla zminimalizowania ilosci szkodliwych substancji emitowanych przez silniki

Auto nabyte zarejestrowane i eksploatowane w Krakowie przed wejsciem w zycie 
przepisow         
o  STC powinno miec mozliwosc jazdy az do swojej technicznej smierci czyli zlomowania,
ale bez mozliwosci odsprzedazy. Wtedy traciloby prawo poruszania sie po STC

To kwestia wielkosci oplat. Pojazdy zabytkowe - mozliwosc poruszania sie w STC przez caly rok, a nie tylko 50 dni w roku.

1.8.25 16:07:19 Strefa Czystego Transportu powinna obejmować tylko i wyłącznie ulic w obrębie Starego Miasta. Wszystkie punkty MOPS-u, przychodnie, urzędy, szkoły, żłobki. 
1.8.25 16:08:56 Centrum , nie cały Krakow Jest to zla propozycja Samochody z euro 3 powinny mieć możność wjazdu Czyli co , pieniadzenie śmierdzą,  Drogo , dla zwykłych ludzi
1.8.25 16:10:46 Powinien być całkowity brak granic, gdyż strefa nie powinna zostać wprowadzona. Samochody w sposób marginalny wpływają na zanieczyszczenia, jeżeli są w ruchu, a głównym problemem jest emisja podczas stania w 

miejscu. Tego typu rozwiązanie spowoduje przekierowanie większości ruchu na pojedynczy P&R powodując zatory i wzrost 
zanieczyszczeń, w szczególności w tamtej okolicy.

Jeżeli samochód jest dopuszczony do ruchu, powinien móc poruszać się po drogach publicznych. Uważam, że wykluczenie powinno obowiązywać dożywotnio dla obywateli RP 
niezajmujących eksponowanego stanowiska politycznego zgodnie z definicją dyrektywy 
UE 2015/849

To oznacza, że strefa ma podłoże ekonomiczne, a nie ekologiczne i wprowadza ludzi w błąd. Kolejne wykluczenia prowadzą do stworzenia kasty ludzi uprzywilejowanych. Zamiast negatywnej dyskryminacji, uważam, że powinna 
obowiązywać jedynie polityków i samorządowców.

1.8.25 16:23:27 Znacznie mniejsza- w zakresie pierwszej obwodnicy - Planty i nie dotyczy mieszańców 
Najlepiej nie wprowadzać żadnej strefy 
Żeby była jasność - mam samochód z roku 2017 benzynowy. Uważam , ze strefa ogranicza wolność i wprowadza datę przydatności samochodu do użycia a nie było to,wiadome kiedy ktoś kupował samochód. 
Uważam ze to ograniczenie praw człowieka 

Euro 1 Conajmniej 10 lat Dobrze pod warunkiem ze będzie to raczej symboliczna opłata Powinno być 10 lat 

1.8.25 16:25:09 SCT może najwyżej obejmować centralną część Starego Miasta. Nie chcę by obejmowała cały Kraków Nie, zakres strefy jest zły. Co jeśli ktoś jedzie do lekarza do przychodni? Albo pomóc w opiece nad chorym z rodziny? Po prostu nie 
chcę strefy i tyle

Wszystkie samochody przechodzą regularnie badania techniczne. Jeśli zgodnie z polskim prawem na nadają się do ruchu drogowego, to nie poruszają się po mieście. Wymaganie roku 
produkcji jest absurdalne bo nic nie mówi o pojeździe: jakiej jest klasy, jakie ma spalanie, jakiej jest klasy.

Dlaczego tylko 5 lat? A co z resztą małopolski? Kraków jest stolicą województwa Jak zwykle prawo robione pod bogaczy, na zamówienie użytkowników wielkich Suv-ów na zagranicznych(wschodnich) tablicach rejestracyjnych. Nie chcę SCT, obecny projekt to żart. Weźcie się wreszcie za korki i patodeweloperkę zamiast szkodzić mieszkańcom. Skończcie 
zabudowywać Kraków, poprawi się jakość powietrza.

1.8.25 16:30:37 Granice mogą obowiązywać ścisłe centrum miasta, jeżeli już taka będzie konieczna opisywanie granic i miejsc do których można by było dojechać samochodami nie spełniającymi opisywanych w propozycji norm nie 
ma sensu gdyż uważam ze strefa nie jest dobrym rozwiązaniem 

Uważam że normy emisji spalin są zdecydowanie zbyt wygórowane, koszt zmiany samochodu na taki który wg projektu będzie mógł poruszać się po mieście jest w wielu przypadkach 
finansowo nieosiągalny. Próba waliki o czyste powietrze powinna zacząć się od udrożnienia tuneli wentylacyjnych Krakowa, zadbaniu o większą ilość zieleni a nie zalewaniu naszego 
pięknego miasta betonem.

na co miałyby zostać przeznaczone zgromadzone środki? Kto będzie odpowiedzialny za pobieranie takich opłat? ciężko jest się odnieść do pomysłu który nie został w pełni przedstawiony.

1.8.25 16:32:01 Drodzy Państwo, STAN TECHNICZNY POJAZDU. Nowe samochody kopcą na fioletowo ale nie ma problemu, bo przecież są nowe więc mogą kopcić. Starsze samochody dobrze utrzymane z 
przeglądami i odpowiednim stanem technicznym nie mogą - bo są stare. BZDURA.
Dlaczego nie ma osobnej kwalifikacji do : LPG czy CNG ?

Jeżeli ktoś posiada od kilku lat ten samochód to wszystkim należy się ten sam okres 
przejściowy. Jak kto wymienia samochód to wtedy by go to obowiązywało. 

Jest to słabe, że stare samochody mieszkańców Krakowa mogą jeździć po Krakowie.  A ludzie z poza Krakowa którzy przyjeżdżają do pracy będą przymuszeni do płacenia. Jest to najbardziej DURNY 
pomysł. Dlaczego ludzie są dzieleni. I tak ludzie dojeżdżający ponoszą większe koszty, ponieważ  zarabiają tyle samo a muszą ponosić koszty paliwa, serwisu samochodu, opłat i przede wszystkim 
czas jaki spędzają żeby dojechać do tego Krakowa. A teraz pomysł żeby jeszcze im dołożyć podatek "niby od zanieczyszczeń" ***** MASAKRA. Jakby mieli prace obok swojego domu na prawdę 
nawet nie pomyśleliby o Krakowie. 

A Krakowianie może będą płacić jak wyjeżdżają poza Kraków bo to oni smrodzą i zanieczyszczają środowisko . 

Drodzy Państwo konstytucja chyba stwierdza równość pomiędzy ludźmi Art.32 Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne. Nikt nie może 
być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakichkolwiek przyczyny.
Ta SCT dzieli ludzi.

Osobna grupa gaz LPG, gaz CNG. 

1.8.25 16:33:39 Jestem przeciwnikiem Strefy Czystego Transportu w mieście. Jak będzie zakaz palenia w piecach w całym kraju to wtedy można się zastanowić co ze strefą czystego transportu jeśli jeszcze będzie potrzebna. Jestem przeciwnikiem Strefy Czystego Transportu w mieście. Jak będzie zakaz palenia w 
piecach w całym kraju to wtedy można się zastanowić co ze strefą czystego transportu 
jeśli jeszcze będzie potrzebna.

Jestem przeciwnikiem Strefy Czystego Transportu w mieście. Jak będzie zakaz palenia w piecach w całym kraju to wtedy można się 
zastanowić co ze strefą czystego transportu jeśli jeszcze będzie potrzebna.

1.8.25 16:38:55 Proponuję ograniczyć SCT do Rynku Głównego. Uważam że nowa propozycja SCT jest wykluczająca. Karanie biednych za to, że nie stać ich na nowe auta, nie jest sposobem na walkę 
ze smogiem. Poprawki jak ta w punkcie 2 są kpiną z inteligencji mieszkańców. 

Dobrze Państwo wiedzą, że rok produkcji auta nie powinien być czynnikiem decydującym. Proszę porównać nowego SUV-a z dobrze utrzymaną Corsą. Ale mam inną propozycję odnośnie 
SCT: zamiast wydawać tysięców na propagandę, proponuję, by osoby lobbujące za SCT dały dobry przykład i zaczęły korzystać z komunikacji miejskiej. Codziennie, a nie tylko podczas sesji 
PR-owych. 

Jest to tylko mydlenie oczu ludziom. Nowa propozycja SCT wyklucza biednych, których 
nie stać na zmianę auta. 

Domaganie się opłat od ludzi, których nie stać na nowe auto jest przykładem karygodnej hipokryzji. Nie poprawia jakości powietrza, tak jak zamiana chowu klatkowego na ściółkowy w żadnym razie 
nie poprawia sytuacji zwierząt. Przestańcie się kompromitować. 

Uważam, że nowa propozycja SCT jest niedopuszczalna, bo wyklucza najsłabszych - ludzi biednych, starszych, przegranych. Robienie listy 
wyjątków jest próbą mydlenia oczu. No chyba że na tej liście umieścicie grupy, które zostaną wykluczone. Na początek przydałoby się 
odebrać setki darmowych miejsc postojowych dla dobrze zarabiających radnych. 

1.8.25 16:40:45 Strefa powinna być ograniczona tylko do Starego Miasta, czyli Strefy zakazu wjazdu pojazdom nie posaidajacym zezwolenia Akademia Górnicza Hutnicza-miasteczko-czyli Reymonta. Euro 3 dla diesla
Euro 1 dla benzyny
Euro 3 dla diesla to samochody wyprodukowane po 2000 roku wiec nowoczesne.
Biorac pod uwage,ze w Polsce nie da sie zmienic kategorii normy spalania wyzsze normy np euro 4 powodowalyby wykluczenie spoleczne gros uzytkownikow (dziesiatki tysiecy 
mieszkancow Krakowa, i co wazne osob dojezdzajacych dla ktorych Krakow jest hubem).
Kraków jest miastem bedacym siedziba nie tylko wspolnoty gminnej, ale takze wspolnoty powiatowej i wojewodzkiej. [Zgodnie z ustawą o samorządzie wpowiatowym i ustawą o 
samorzadzie wojewodzkim].
 Biorac pod uwagę, że komunikacja zbiorowa poza maistem jest rachityczna nie można tych osob dyskryminowac z dostepu do instytucji miejskich: sądy, szpitale, a przede wszystkim 
uczelnie.
Projekt forsowania normy od 4 w gorę czyli auta młodsze niż 20 lat powoduje,ze np mlodzi ludzie nie beda mogli dojezdzac na studia np neistacjonarne, a takich osob sa dziesiatki tysiecy.

Absoltunie,ze powinno byc zmienione. Prowadziloby to do nieuzasadnionej 
dyskryminacji co najmniej członków wspolnoty powiatowej i wojewodzkiej, ktorzy maja 
takie samo prawo do korzystania z instytucji powiatowych, wojewodzkich i 
ogólnokrajowych. Jest to niczym nieuzasadniona dyskryminacja sprzeczna z Konstytucją 
w normie z art. 30: "Wszyscy są wobec prawa równi. Wszyscy mają prawo do równego 
traktowania przez władze publiczne. Nikt nie może być dyskryminowany w życiu 
politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny."

Rozwiazanie jest wybiorcze i razi merkantylnym interesem kasy miejskiej. Jednoczesnie dyskryminujac osoby niezamozne.
Jest to rozwiazanie sprzeczne z prawem.

Nie ma uzasadnienia dlaczego z miasta moga jego mieszkancy korzystac na innych prawach niz mieszkancy powiatu krakowskiego i 
wojewodztwa malopolskiego a takze studenci przyejzdzajacy na studia na UJ, AGH, PK, AWF oraz na inne uczelnie.
Rozwiazanie sprzeczne z art 30 w zw z art 31 Konstytucji RP.

1.8.25 16:44:13 Jestem przeciwny wprowadzeniu STC w ogóle
A jeśli tak ściśle centrum

Jeśli strefa powstanie to dobry pomysł aby zrobić wyłączenia Jeśli musi być strefa to norma euro 1 tak jak w Niemczech  10 lat co najmniej Dobrze 

1.8.25 16:48:16 Proponuje odstąpienie do stref czystego transportu, tym samym odejscie od przymusu wymiany pojazdów oraz odejscie od wykluczenia komunikacyjnego które jest na terenie krakowa. Każde miejsce publiczne powinno zostać otwarte dla każdego obywatela, w innym przypadku mamy do czynienia z dyskryminacją i 
brakiem równości które mamy zagwarantowane w konstytucji.

Tutaj następuje fikołek logiczny który ma miejsce w większości proekologicznych pomysłach - mało palący samochod miejski typu seicento pozostaje wykluczone z wjazdu do miasta ale 
za to nowy mercedes G63 jak najbardziej. Dlaczego? ponieważ jesteście bandą śmieci patrzących jedynie na czubek własnego nosa i kolegów ze stołków obok których ten durny pomysł 
dotyczyc nie bedzie.

Odstąpienie od ograniczania swobód obywateli, nie ma znaczenia czy ktos mieszka czy 
nie, każdy czlowiek jest rowny. Nie moze byc podzialow na lepszych i gorszych

kolejny fikolek logiczny w wykonaniu proekologicznych karykatur. jestes biedy = jestes gorszy. Co zrobicie z tymi pieniedzmi? odkurzacz ktory bedzie zbieral syf z powietrza mercedesow, bmw, audi 
które wjezdzaja i truja?

kazdy czlowiek powinien zostac dopuszczony do jazdy po krakowie. 

nie pozdrawiam.
1.8.25 16:48:49 Tylko stare miasto, tj 1 dzielnica Nie obchodzi mnie to Nie chcę w ogóle Na zawsze Tragicznie, dyskryminacja względem osób o niższych dochodach a uzależnionych od korzystania z samochodu
1.8.25 16:49:11 Zgadzam się z nową propozycją Strefy Czystego Transportu. Strefy Czystego Transportu (SCT) mają na celu ograniczenie ruchu pojazdów o wysokiej emisji spalin w określonych obszarach miast, 

co jest ważne dla poprawy jakości powietrza i komfortu życia mieszkańców. Jednak wprowadzenie takich regulacji powinno być 
wyważone i uwzględniać potrzeby osób, które korzystają z transportu publicznego, a kluczową rolę w tym zakresie odgrywają parkingi 
Park & Ride (P+R).

Dojazd do parkingów P+R, takich jak te w Krakowie: Płaszów, Bieżanów, Górka Narodowa, Kurdwanów i inne, powinien być wyłączony 
ze Strefy Czystego Transportu z kilku powodów:

1. Promowanie transportu publicznego

Parkingi P+R zostały stworzone, by zachęcać mieszkańców i osoby spoza miasta do pozostawiania swoich samochodów na obrzeżach i 
korzystania z transportu zbiorowego. Jeśli dojazd do tych parkingów zostanie ograniczony, użytkownicy mogą zrezygnować z 
transportu publicznego i wjeżdżać do miasta własnymi samochodami, co będzie kontrproduktywne wobec celu SCT.

2. Zapewnienie dostępności dla różnych grup społecznych

Nie każdy dysponuje samochodem spełniającym normy emisji spalin SCT (np. Euro 6 czy pojazdy elektryczne). Wiele osób, zwłaszcza z 
mniejszych miejscowości czy o niższych dochodach, korzysta ze starszych samochodów, które są dla nich jedynym środkiem 
transportu. Wyłączenie dojazdu do P+R umożliwi im korzystanie z transportu publicznego i jednocześnie ograniczy emisje w centrum 
miasta.

3. Zwiększenie skuteczności SCT

Strefy Czystego Transportu są skuteczne wtedy, gdy ruch w centrum faktycznie maleje. Parking P+R pozwala na przechwycenie 
samochodów przed wjazdem do strefy, a dostępność tych parkingów jest kluczowa dla skuteczności całego systemu.

4. Zachęcenie kierowców do zmiany nawyków

Proponuje wprowadzenia jednolitych zasad dla samochodów benzynowych i diesli w ramach Strefy Czystego Transportu (SCT) jest bardzo racjonalna i ma solidne podstawy. Kluczowym 
argumentem jest tutaj sprawiedliwość i równowaga w traktowaniu różnych typów napędów, a także skuteczność działań proekologicznych. Rozwińmy tę myśl:

1. Równe traktowanie pojazdów benzynowych i diesla

Obecne przepisy często różnicują wymagania dotyczące emisji w zależności od rodzaju paliwa, co nie zawsze jest sprawiedliwe ani uzasadnione.

Proponuję, aby wymagać od obu typów pojazdów normy Euro 5 lub rok produkcji 2012 od 01.07.2025 oraz Euro 6 lub rok produkcji 2016 od 01.07.2030, wprowadza klarowne i jednolite 
zasady. Taki krok:
  •Wyeliminuje niesprawiedliwość w traktowaniu właścicieli samochodów benzynowych i diesla.
  •Ułatwi kierowcom zrozumienie zasad SCT, zmniejszając chaos informacyjny.
  •Przyczyni się do szybszej poprawy jakości powietrza, ponieważ diesle spełniające normę Euro 4 emitują nawet kilkukrotnie więcej zanieczyszczeń niż benzyniaki tej samej klasy.

2. Dlaczego Euro 5 i rok produkcji 2012 do 2025 roku?

Norma Euro 5 została wprowadzona dla nowych samochodów od 2009 roku, ale na rynku wtórnym pojazdy spełniające tę normę zaczęły dominować dopiero około 2012 roku. 
Proponowany termin (01.07.2025) daje właścicielom starszych pojazdów wystarczająco dużo czasu na dostosowanie się do nowych przepisów, jednocześnie eliminując najbardziej 
zanieczyszczające samochody z ruchu miejskiego.

3. Dlaczego Euro 6 i rok produkcji 2016 do 2030 roku?

Norma Euro 6, obowiązująca od 2015 roku, znacząco podniosła standardy emisji dla diesli, wprowadzając m.in. obowiązek stosowania systemów selektywnej redukcji katalitycznej (SCR). 
Włączenie tej normy od 2030 roku to logiczny krok, który:
  •Zapewnia wystarczający czas na wymianę pojazdów, szczególnie dla osób o ograniczonych możliwościach finansowych.
  •Pozwala na równomierne przejście do bardziej ekologicznych pojazdów bez nadmiernego obciążania użytkowników samochodów.

4. Przejrzystość i prostota regulacji

5 letni okres przejściowy jest odpowiedni. Potwierdzam. 

1.8.25 16:51:55 Ścisłe centrum i pierwsza obwodnica Nie dalej ogranicza możliwość swobodnego przemieszczania się po mieście Euro 5 diesel rok 2010 euro 4 benzyna rok 2007 Mieszkańcy płacą tu podatki więc powinni jeździć tym na co ich stać bez jakiś norm Czyli chodzi o kasę a nie czyste powietrze
1.8.25 16:52:30 Powinno obejmować tylko ściśle centrum krakowa Rok produkcji conajmniej obniżyć na 2000r. Co z ludźmi którzy dopiero zaczynają pracę i nie mają bogatych rodziców zeby kupic in auto ? A co z ludźmi którzy zostają po studiach ? I jeszcze nie mają pieniędzy zeby kupić lepszy 

samochod ani mieszkanie? Uważam że to jest dyskryminacja
Zezwolenie powinno być dla wszystkich pracujących w krakowie na umowę o pracę a nie tylko dla krakusów. 

1.8.25 16:56:53 Zawęzić strefę do ścisłego centrum czyli terenów przy Rynku. Zawęzić strefę do ścisłego centrum czyli terenów przy Rynku. Nie jesteśmy tak bogatym społeczeństwem żeby eliminować z ruchu samochody z normą Euro4 dla diesla  NIE DZIELIĆ OBYWATELI NA LEPSZYCH I GORSZYCH !!!!! JUŻ DOŚĆ MAMY RÓŻNEGO RODZAJU  OPŁAT POD PŁASZCZYKIEM ŹLE POJMOWANEJ EKOLOGII.
Doprowadzicie do tego że ludzie wyjdą wreszcie na ulice upomnieć się o swoje.

1.8.25 16:59:53 Tylko ścisłe centrum Stan techniczny samochodu ma większe znaczenie niż jego rok czy norma euro. Niesprawny samochód z normą euro 6 emituje więcej szkodliwych związków niż stary diesel. Całkowita wyłączenie mieszkańców miało by sens ,a nie tylko 5 lat. I to właśnie jest ekologia. Stan auta nie jest ważny normy też już się nie liczą.  Zapłacisz jedziesz.Slabe. Pojazdy należące do mieszkańców. Z odpowiednim stanem technicznym. Skoro służby państwowe nie muszą mieć eko samochodów,  bo 
państwa na to nie stać to dlaczego zmuszacie do tego ludzi.

1.8.25 17:04:04 Wzgórze wawelu Prawem każdego człowieka jest swoboda poruszania się po całym mieście Normy euro czy rok produkcji to żart. 20 letnie seicento jest bardziej eko od nowego Land rovera Opłata sprawia że pojazd staje się ekologiczny? 
1.8.25 17:04:35 Nie powinno być sct w krakowie wogole. Jeżeli już to powinna obejmować sam rynek i ścisłe centrum. Każdy kto mieszka w krakowie i płaci tutaj podtaki nie powinien być objęty sct. Tylko jeździć swobodnie po mieście. Zwłaszcza rodziny 

z trójką dzieci ponieważ żeby zawozić wszystkich do szkoły, na zajęcia czy nawet na weekend do babci z wszystkimi bagażami 
potrzebne jest auto. Przy trójce dzieci nie da się bez auta. A nie wszystkich stać na nowe lub płacić 500 zł miesięcznie za jeżdżenie. 
Zwłaszcza jak się płaci tutaj podatki.

Sct nie powinno obowiązywać dla krakowian którzy płacą podatki w krakowie jak i tych co mają 3 dzieci. Niezależnie od norm. Zwolnić z sct wogole bezterminowo mieszkańców krakowa płacących podatki w krakowie 
oraz rodziny z 3 dzieci.

Nie. Nikogo na to nie stać. Tak samo jak na nowe auto. Transport publiczny nie udzwignie tyle osób które nagle będą bez auta. Wylaczyc z sct rodziny z 3 dzieci i mieszkańców którzy płacą podatki w 
krakowie.

5 lat to za krótko, co najmniej 15. Z sct wogole bezterminowo powinny być wyłączone rodziny z 3 dzieci i mieszkańcy którzy płacą podatki 
w krakowie. Bardzo łatwo sprawdzić które rodziny mają krakowska kartę 3 plus i ich wyłączyć wogole z sct.

1.8.25 17:07:04 Należy zlikwidować to szaleństwo. Przecież w trakcie corocznego przeglądu technicznego auta jest sprawdzana emisja. To po co ta strefa? Jeśli przegląd techniczny nie sprawdza tych emisji a powinien to 
dlaczego się tym nie zajmiecie?

Wyłączenia będą polem do nadużyć. To się zawsze tak kończy. SCT do likwidacji w całości Super. Będziemy musieli kombinować żeby dostać pieczątkę i być wyłączonym z zakazu. Puknijcie się w głowę. 

1.8.25 17:09:03 Tylko rynek główny Nie dla strefy czystego transportu Jeżeli samochód jest sprawny technicznie to bez względu na normę emisji spalin powinien mieć możliwość poruszania się po strefie 25 lat Totalna klapa Nie dla strefy czystego transportu 
1.8.25 17:17:26 Jeżeli strefa musi być wprowadzona, to powinna być ograniczona jedynie do Rynku Głównego. Nie należy utrudniać życia mieszkańcom poprzez ograniczenie prawa do poruszania się własnymi samochodami. Strefa nie powinna być w ogóle wprowadzana Są zdecydowanie za wysokie. Ludzi częśto nie stać na nowe samochody, należy dopuścić wszystkie samochody spełniające normę Euro 2. Mieszkańcy Krakowa powinni być dożywotnio wyłączeni ze strefy. Jest to zwykłe nabijanie pieniędzy i kolejny dowód że strefa nie ma nic wspólnego z walką o czyste powietrze. Wniesienie opłaty nie spowoduje mniejszych zanieczyszczeń. Wszyscy wiedzą, że to nie 

ruch samochodowy jest główną przyczyną smogu. 
1.8.25 17:17:40 Tylko i wyłącznie ścisłe centrum Krakowa plus ew podgórze Benzyna euro 3 w Niemczech obowiązuje nawet euro 1 !! Diesel bez zmian Mieszkańcy Krakowa powinni mieć zmniejszone wymagania euro Dlaczego po zapłaceniu już mogę generować zanieczyszczenia przecież to czysty absurd zapłać i rób co chces Pojazdy zabytkowe bez limitu wjazdu ! 
1.8.25 17:21:19 Uważam że obszar SCT powinien ograniczać się do ścisłego centrum miasta. Na stronie ZTP można znaleść wzmiankę, że SCT ma za zadanie poprawić zdrowie mieszkańców.

Niestety ograniczając wjazd do miasta (szpitali i placówek medycznych) SCT utrudni dbanie o zdrowie.
Obszar SCT powinien obejmować jedynie ścisłe centrum miasta.

Wymagania te są zbyt restrykcyjne w przypadku strefy obejmującej całe miasto.

Jeśli strefą zostanie objęte ścisłe centrum to aktualne wymogi są do przyjęcia.
Lecz jeśli mówimy o strefie obejmującej cale miasto wymagania te się niedopuszczalne.
Proponuję EURO 3 dla benzyny i EURO 5 dla diesli.

Ten zapis powinien zostać jeszcze "wzbogacony" o dopłaty do wymiany samochodów na 
nowsze, tak jak to było i jest w innych krajach.
Swoją decyzją z dnia na dzień pozbawiacie ludzi majątku. Samochód który jest wart 
30tys zł po wprowadzeniu SCT będzie wart np. 15, lub...1000zł w autokasacji...
To niedopuszczalne.

Zapis ten jasno pokazuje nam po co SCT powstało tak na prawdę, a mianowicie do łatania dziury w budżecie miasta.

Dopuszczam takie rozwiązanie tylko i wyłącznie w przypadku kiedy strefą objęte zostanie tylko ścisłe centrum miasta.

1.8.25 17:21:29 Tylko obszar rynku, nie ma podanych minimalnych obszarów jakie strefa ma zajmować, w taki sposób można w sposób minimalny utrudnić życie ludzia a nie jak to jest proponowane. A co ze sklepami galeriami? Bez progresji, tzn jak już zakazywać to tylko dieslie euro 1,2 benzyny nie powinien obejmować zakaz wjazdu do miasta. W propozycji od wnioskodawców jest to aby za parę lat 
samochody nawet z 2018 roku z dieslem nie mogły wjechać do krakowa. Kompletnie zapomniano o samochodach napędzanych LPG gdzie faktyczne emisję są inne

Mam mieszkanie w kr ale mieszkańcem nie jestem, do swojego mieszkania po 
wprowadzniu strefy nie mógł bym przyjechać.

To wyłudzanie pieniedzy od ludzi których nie stać na nowszy samochód Kompletne zapomniano o osobach co przyjeżdżają do pracy. Co z busami które przywożą ludzi z okolicznych miejscowości do Krakowa . 
Busy te mają często normy euro 3,4. Co z firmami zajmującymi się np sprzątaniem makulatury z sklepów typu żabka w Krakowie, 
samochody mają zazwyczaj normy euro 3,4 . Nagle wszycy mają zmienic swoje samochody? Skąd na to pieniądze 

1.8.25 17:23:30 W SCT nie poprawi powietrza w Krakowie, dlatego jej granice powinny być symboliczne, spełniające wymogi UE, a równocześnie nie narażające mieszkańców Krakowa na olbrzymie koszty obsługi tego projektu. 
Należy powtórzyć badania powietrza, gdyż dotychczasowe dane są mało wiarygodne

SCT nie powinno ograniczać dojazdu do ważnych miejsc w Krakowie, dlatego powinna być jak najmniejsza (najtańsza), tylko 
spełniająca przepisy. 

Standardy emisji Euro uderza w najmniej zamożnych Krakowa, a nie dają gwarancji poprawy jakości powietrza. Samochody z Euro 6 też trują - stoją w korkach, spalają olej silnikowy,   Jeśli za 5 lat prawie wszystkie auta z ważnym badaniem technicznym będą spełniać 
wymogi SCT, to po co wprowadzać strefę?

Negatywnie, Kraków powinien zostać miastem otwartym. Te wyłączenia to bezproduktywna praca dla urzędników, koszt dla mieszkańców Krakowa, konflikty społeczne, a brak pozytywnego wpływu 
na jakość powietrza w Krakowie. 
Jak poprawić powietrze w Krakowie? Wszystkie inwestycje zatykające kanały wentylacyjne Krakowa powinny zostać zatrzymane, a nawet 
przykładnie rozebrane na koszt pazernego dewelopera

1.8.25 17:23:51 Nie zgadzam się na żadną strefę czystego transportu Nie zgadzam się na żadną strefę czystego transportu Nie zgadzam się na żadną strefę czystego transportu Nie zgadzam się na żadną strefę czystego transportu Nie zgadzam się na żadną strefę czystego transportu Nie zgadzam się na żadną strefę czystego transportu
1.8.25 17:25:52 Moim zdaniem SCT w początkowej fazie SCT powinna obejmować jak najmniejszy możliwy obszar i w pierwszej fazie obowiązywania obszar ten powinien być dokładnie przebadany przed oraz po 

wprowadzeniu strefy - czy faktycznie oraz w jakim stopniu przyczynia się ona do zmniejszenia zanieczyszczenia. 
Moim zdaniem wymagania powinny zostać złagodzone i w pierwszej fazie (od 1 lipca 2025) powinny zostać dopuszczone auta z silnikiem Diesla spełniające normę euro 4. Sposób pobierania opłat spowoduje, że osoba zamożna będzie mogła płacić i nadal generować "brudne powietrze", a osoby niezamożne dostaną dodatkowo "po kieszeni". Samo to pokazuje, że SCT 

ma na celu w większym stopniu wsparcie lobby elektromobilności niż faktyczne chęci poprawy jakości powietrza.
Propozycja odnośnie aut historycznych/zabytkowych jest absurdalna w swoim założeniu. Na jakiej podstawie zostało zaproponowane 
akurat 50 dni? A nie 30 lub 60? I czy zostało przebadane jaki udział procentowy mają akta historyczne/zabytkowe w generowaniu 
szkodliwych substancji? W dużej mierze auta historyczne to tzw. youngtimery czyli auta, które ledwo osiągnęły wymagany wiek na 
podstawie których mogły zostać zarejestrowane jako historyczne - są one wyposażone w katalizatory oraz inne systemy przez które nie 
generują zanieczyszczeń w takim stopniu jak np. auta z lat 40 lub 50. Druga sprawa to fakt obowiązkowego wcześniejszego zgłoszenia chęci 
poruszania się w/w autami. Procedura ta znacząco utrudni użytkowanie takich samochodów.

1.8.25 17:27:11 Żadnej strefy czystego transportu jest to bzdura która ograniczy możliwość wyjazdu do miasta dla mniej majętnych ludzi których nie stać na samochód spełniający normy spalin  Żadnej strefy czystego transportu jest to bzdura która ograniczy możliwość wyjazdu do miasta dla mniej majętnych ludzi których nie 
stać na samochód spełniający normy spalin 

Żadnej strefy czystego transportu jest to bzdura która ograniczy możliwość wyjazdu do miasta dla mniej majętnych ludzi których nie stać na samochód spełniający normy spalin Żadnej strefy czystego transportu jest to bzdura która ograniczy możliwość wyjazdu do 
miasta dla mniej majętnych ludzi których nie stać na samochód spełniający normy spalin 

Żadnej strefy czystego transportu jest to bzdura która ograniczy możliwość wyjazdu do miasta dla mniej majętnych ludzi których nie stać na samochód spełniający normy spalin Żadnej strefy czystego transportu jest to bzdura która ograniczy możliwość wyjazdu do miasta dla mniej majętnych ludzi których nie stać 
na samochód spełniający normy spalin 

1.8.25 17:29:11 Uważam, że SCT powinna dotyczyć ścisłego centrum Miasta ograniczając się na zachód do Al. Adama Mickiewicza/Słowackiego następnie na północy do Al.29 listopada, na wschód do Ronda Mogilskiego a na 
południe do Wisły 

Takimi miejscami powinny być jeszcze najbliższe Urzędy Państwowe dla każdego mieszkańca + inne szpitale. Powinna być symboliczna opłata a nie tak duża jak została zaproponowana.

1.8.25 17:29:29 Granicą strefy powinna być I obwodnica. Nie dalej. Benzyna euro 2, diesel euro 4. Powyżej tych norm powietrze i tak sie nie zmieni. Całkowite nie obejmowanie strefą podatników Krakowskich i mieszkańców. W innym 
wypadku osobiście zmienie meldunek i nie bede Wam oddawał swoich podatków.

Dla mieszkańców i podatników to złodziejstwo. Dla obcych z poza miasta ok.

1.8.25 17:34:13 5 lat to za krótki czas na zmianę samochodów na bardziej ekologiczne. Proponuję 10 lat. Strefa powinna obejmować 5 km od centrum Krakowa - nie większa. Uważam, że powinna być przeprowadzona dokładna kontrola samochodów pod kątem emisji. Najpierw rozpocząć od sprawności katalizatorów w autach i dopilnować ich wymiany gdy 
nie trzymają norm.

10 lat Pozytywnie. Lepsza opłata niż całkowity zakaz wjazdu. Nie zgadzam się na dzielenie praw mieszkańców. Strefa powinna być stopniowo rozszerzana - np. przez 10 lat) od centrum Krakowa do 5 
km. Nie powinna być większa, bo dojdzie do paraliżu miasta. Publiczna komunikacja nie będzie w stanie obsłużyć tak wielu ludzi, którzy 
obecnie korzystają w różny sposób z możliwości Krakowa.

1.8.25 17:34:19 Planyy Dachem benzynowe Eur1 15 Skok na kasę Dereis i fodtaecze
1.8.25 17:36:24 Maksymalnie w obrębie  pierwszej obwodnicy Krakowa Nie jest to dobra propozycja Rok produkcji nie idzie w parze ze spełnianą przez pojazd normą. Rok nie powinien być wyznacznikiem. Pojazdy powinny być poddane badaniom w celu weryfikacji jaką faktycznie normę 

spełniają. 
Samochody zarejestrowane przed wprowadzeniem strefy powinny być wykluczone z 
obowiązku ich zmiany

Rozwiązanie dla bogatych Mieszkańcy!

1.8.25 17:41:36 Ten obszar jest bardzo dobrą propozycją. To bardzo fajne rozwiązanie o dopuszczenie do wjazdu na godzinę, dzień. 🙂

1.8.25 17:42:14 Nie należy jek wprowadzać. Nie ,nie jest dobrą propozycją. Co to za pytanie ? Brak strefy SCT. Brak strefy sct. Źle, za kase to już nie normy nie maja zaczenia??? Kraków wolny od syrefy SCT.
1.8.25 17:43:40 Ustawa nie określa wielkości tej absurdalne strefy. Rowniebdobrze, to może być jedna ulica. Proponuję okolice placu wszystkich świętych lub obręb rynku głównego jako SCT. Kryterium segregacyjnym nie powinien być rok produkcji ani zadne "Euro" tylko emisję spalin. Auta spełniające wymogi techniczne lub dozbrojone dpf'em - tak jak robiono to w 

Niemczech, powinni normalnie jeździć po mieście. 
Nie powinno być żadnego przymusu. Jeśli musi być jakaś liczba, to niech będzie to 99 lat. To czy ty absurd i kpina. Pokazuje tego typu opłata, że to strefa czystego absurdu, która preferuje bogatszych mieszkancow,ktorych stać na lepsze auta. Mieszkańcy nie powinni być segregowanie, nie powinno im się zabierać możliwości poruszania się po mieście. To jakaś piramidalna bzdura. 

Ekologizm to zabieranie nabytych praw, majątku oraz wprowadza wykluczenia. Przypomina faszyzm. 
1.8.25 17:56:06 Strefa powinna być w granicach 1 obwodnicy i centrum starego Kazimierza (Szeroka, Plac Nowy) Zakładając, że strefa będzie obejmowała całe miasto to powinien być zapewniony dogodny dojazd do wszystkich ważnych instytucji 

publicznych:
1. wszystkie szpitale
2. przychodnie (w szczególności specjalistyczne)
3. sądy
4. jednostki prokuratury i policji 
5. opera
6. instytucje kultury (w tym Tauron Arena, ICE) i sportu (stadiony)
7. urzędy (na szczeblu gminy, starostwa, województwa)
8. stacje kolejowe
9. dworce autobusowe
10. giełdy/obiekty targowe

EURO1 (Pb)
EURO4 (diesel)

Wyłączenie powinno obejmować mieszkańców Krakowa i gmin przylegających (obszaru 
metropolitalnego)
Wyłączenie powinno obejmować bezterminowo samochody zakupione przed dniem 
wejścia w życie uchwały

Jest to dobre rozwiązanie ale opłaty powinny być symboliczne aby niepotrzebnie nie prowadziły do zubożenia osób, które z uwagi na wprowadzenie SCT będą w przyszłości zobowiązane do kupienia 
droższego samochodu

Wadliwe jest wyłączenie dla zabytków - powinno być bezterminowe (a nie ograniczone do 50 dni), nie powinno być uzależnione od 
obecności właściciela, powinno być oparte o dane z CEPIK dla aut 40 letnich i zarejestrowanych jako zabytkowe. Tak samo powinny być 
traktowane auta zabytkowe zarejestrowane zagranicą po zgłoszeniu do UMK
Brak jest wyłączenia dla osób które przyjeżdżają autem zarejestrowanym zagranicą - powinna być możliwość wyłączenia takiego 
samochodu co najmniej na 2 tygodnie w ciągu roku (nie załatwia tej sytuacji odpłatny wjazd bo to chyba będzie możliwość tylko przez 
pierwsze 3 lata)

 Brak jest powodu dla odmiennego traktowania instytucji kościelnych. 

1.8.25 17:57:29 Zapoznałem się z nową propozycją obszaru Strefy Czystego Transportu w sprawie przyjęcia i przekazania pod obrady Rady Miasta Krakowa projektu uchwały Rady Miasta Krakowa w sprawie ustanowienia 
Strefy Czystego Transportu w Krakowie i uważam, że nie należy odrzucić projekt w całości. 

Poziom emisji zanieczyszczeń jest tylko argumentem aby wybiórczo wprowadzać ograniczenia. Urodziłem się 1953 roku w Krakowie i nie było jeszcze żadnej Unii Europejskiej, która teraz narzuca nam warunki. Chciałbym, aby Kraków był miastem krakowian. Czy to znaczy, że za pięć lat nie będzie już problemu, bo jakieś gremium uzna inne 
normy. Jestem emerytem i mam auto, za pięć lat nie jestem w stanie kupić auto 

Popiera osoby dysponujące większym majątkiem, nie uwzględnia równości. Jestem emerytem i mam auto, za pięć lat nie jestem w stanie kupić auto elektryczne

1.8.25 17:58:19 Jest za duża Strefa nie powinna obejmować całego miasta Ograniczenia dla diesli są zbyt rygorystyczne Mieszkańców strefa nie powinna obowiązywać nigdy Jest dobre
1.8.25 17:59:41 Strefa nie powinna zostać wprowadzona, nawet w okolicach Rynku. Jeżeli już, powinno to objąć jedynie auta wyprodukowane po 1995 roku. Auta produkowane później posiadają już podstawowe filtry i minimalne ograniczenia dotyczące emisji spalin. Przynajmniej 10 lat. Niewiele osób będzie stać na wymianę auta na nowe w ciągu 5 lat. Jest to absurdalne. Chodzi o ograniczenie emisji w trosce o środowisko, czy dodatkową opcję na zarobek dla miasta i uszczuplenie portfeli mieszkańców, którzy tak czy inaczej odprowadzają podatki 

w tym mieście? Jeżeli już, strefa nie powinna dotyczyć mieszkańców Krakowa!
1.8.25 18:01:00 Minimalna emisja spalin dla samochodów napędzanych silnikami diesla to powinno być euro 5 tak jak wcześniej było planowane. Większość mieszkańców Krakowa czy też ościennych 

miejscowości, firmy transportowe zakupowaly samochody o emisji euro 5. 
Wprowadzenie emisja E6 będzie zabójstwem dla wielu firm. 

Wymogi dla mieszkańców Krakowa powinny być takie same jak dla mieszkańców 
okolicznych miejscowości. 

1.8.25 18:05:08 Nie chce strefy czystego transportu, bo nie stać mnie na nowe auto a bilety komunikacji miejskiej są drogie. Nie mieszkam w Krakowie więc bilet aglomeracyjny to spory koszt. Brak strefy czystego transportu Uważam że nie powinno być sct. Wszystko zmierza do tego by większość ludzi zarabiała 
minimalną krajową, a w ciągu 5 lat wiele osób nie będzie w stanie wymienić auta na 
nowsze

Płacimy za miejsca parkingowe w poszerzonej już strefie, płacimy za parkingi prywatne, parkingi przy marketach, płacimy podatki, podatki drogowe, w paliwie, mamy płacić jeszcze za możliwość 
wjazdu autem nie spełniającym norm tylko dlatego że nas nie stać na nowsze? Czyli biedni muszą płacić za to ze są biedni

1.8.25 18:08:56 Tak, zmniejszyć do ścisłego centrum,  obszar do Aleji Euro 3 dla PB euro 5 dla diesla Głupota, a ludzie pracujący w Krakowie, mieszkający na około? Trochę drogo... 50x w roku? A czym to jest poparte?

1.8.25 18:10:18 Euro 3 dla samochodów z zapłonem iskrowym lub rok produkcji 2000
1.8.25 18:14:53 Strefa Czystego Transportu powinna dotyczyć obszaru wyłącznie w obrębie tzw. II obwodnicy. Standard emisji Euro powinien dotyczyć wyłącznie nowo rejestrowanych pojazdów, a istniejące powinny móc poruszać się po mieście. Należy zadbać o wysoką jakość kontroli 

technicznych istniejących pojazdów.
SCT tylko dla nowo rejetsrowanych aut. Rozwijajmy drogi, parkingi i komunikacje miejską, a nie wprowadzajmy kolejne opłaty dla kierowców. Auta już zarejestrowane powinny móc mieć cały czas możliwość ruchu w Krakowie.

1.8.25 18:15:17 Po cholere to jest, nie powinno istnieć, powinienien użyć niecenzuralnych słów o tym I kto wymyślił więc zostawię dla siebie Wogole nie róbcie tego ... ... Nie popieram tej strefy
1.8.25 18:16:32 Granice ok nie zmieniała bym nic. Powinno wrócić dla diesla euro 5  , rok produkcji  2012. Niektórzy wymienili auta na diesla z emisja spalin euro 5, pobrali kredyty lub dokredytowali bo poprostu zwyczajnie ich nie stać na 

zakup zagotowke . I co teraz mają zrobić? 
Nie powinno Tragiczne rozwiązanie. Jak się uiści opłatę to samochód stary już jest ok, ludzie to biorą jako złodziejstwo. Wrócić dla diesla euro 5 . 

1.8.25 18:16:47 pierwsza obwodnica cały projekt do kosza projekt do kosza
1.8.25 18:18:04 Nie ma zgody na wprowadzenie zielonej strefy transportu w żadnej postaci nic to nie da bo Kraków ma takie położenie że smog napływa z okolicznych miejscowośc ,nawet gdyby wyrzucić cały ruch 

samochodowy nic to nie da, nie chodzi tu o samochody tylko o piece, w lecie nie ma smogu nad Krakowem a samochodów jest więcej, moji drodzy radni jeszcze są samoloty które lądują na Balicach spalają 
olbrzymie ilości paliwa nad naszymi głowami ,pobito rekord odprawionych podŕóżnych pozdrawiam Rafał Antos mieszkaniec Krakowa

Nie ma zgody na takie zmiany Rafal Antos Nie ma zgody na takie zmiany Nie ma zgody na takie zmiany Nie ma zgody na takie zmiany

1.8.25 18:18:16 5 lat to za krótki czas na zmianę samochodów na bardziej ekologiczne. W Krakowie nie ma wystarczającej ilości miejsc do ładowania samochodów elektrycznych i plugin. Strefa powinna obejmować 5 km od centrum Krakowa lub co najwyżej zakres C strefy parkowania. Uważam że silniki benzynowe powinny posiadać te same normy emisji.  Nie powinno się dzielić ich ze względu na rodzaj paliwa. 
Jeśli ograniczenie ma być dla samochodów benzynowych euro 4 i rok graniczny 2005 to takie same normy powinny być dla samochodów diesla. 
Proponuję dla aut benzynowych i diesla wjazd do 01.07.2025 spełniających normy euro5 lub rok produkcji 2012
Proponuję dla aut benzynowych i diesla wjazd do 01.07.2030 spełniających normy euro6 lub rok produkcji 2017. 

Powinno to być 10 lat. Pozytywnie. Lepsza opłata niż całkowity zakaz wjazdu. Na co będą przeznaczane opłaty? Nie zgadzam się na dzielenie praw mieszkańców. Strefa powinna być stopniowo rozszerzana - np. przez 10 lat) od centrum Krakowa do 5 
km. Nie powinna być większa, bo dojdzie do paraliżu miasta. Publiczna komunikacja nie będzie w stanie obsłużyć tak wielu ludzi, którzy 
obecnie korzystają w różny sposób z możliwości Krakowa.

1.8.25 18:20:01 Centrum Krakowa To jest ograniczanie ludzi nie stać mnie na nowy samochód a jest mi potrzebny do pracy , może kontrolę starych samochodów powinny być lepiej robione 5 lat to mało Ta opłatą jest bez sensu tu ma być ograniczona ale jak zapłacę to można jeździć to jest jakaś paranoja 
1.8.25 18:21:11 Zapoznałem się i uważam, że strefa czystego transportu nie powinna wejść w jakiej kolwiek formie, bo już raz była i źle się to skończyło. Ten obszar to jedno wielkie nieporozumienie i strefa nie powinna występować w żadnej postaci w Krakowie Po pierwsze, co roku trzebabyło by wymieniać samochody, po drugie nie ma sensu wymieniać co roku pojazdu bo wy tak chcecie, po trzecie, żeby kupić pojazd który spełnia normy trzeba 

wydac minimum 40~50 tys zł.... skąd ludzie mają na to wziąć? Twierdzicie ze jak zapłaci się miesięcznie 500zł za jazdę autem nie spełniającym norm to będzie lepiej? Będzie czyściej? Po 
prostu skaczecie na kase! Nie rozumiecie ze ludzi nie stać na nowe auta? Myślicie ze ludzie chcą jezdzic starymi autami? Otóż ludzie chcą jezdzic nowymi autami co się nie ******** na 
każdym kroku tylko nie rozumiecie, że ludzi na te nowe auta nie stać, bo łatwiej jest wydać mniejsze sumy na naprawę niż raz wydać 40 tys zł... a wiele osób nie ma zdolności kredytowej 
by wziąć auto czy w kredyt czy w leasing. Osoby mniej zamożne może od razu stawiajcie pod płotem i rozstrzeliwujcie bo będzie bardziej eko, mniej powietrza zużyją, problemy z ich 
starymi samochodami tez odpadną, mniej gazów będą wydawać do atmosfery i będziecie mieli w końcu miasto dla bogaczy a nie ******** biedaków

Ja rekomenduje nie powstanie tej strefy w jakiejkolwiek formie! Debilizm! 500zł x 60 miesięcy = 30000zł wierzycie w to że mieszkańcy kupią tym sposobem szybciej nowe auta? 500zł za wjazd miesięcznie i 1000 odkładać? Co razem daje 1500 miesięcznie by 
zmienić auto? Nie rozumiecie, że ludzie mają problem nie raz 200zł miesięcznie odłożyć a wy myślicie, że ludzie ok 1500zł odłożą? Wy tam pijecie wszyscy jak te ustawy piszecie, czy już jesteście 
************?

Wszyscy mieszkańcy i użytkownicy dróg powinni mieć normalny wjazd do miasta i nie na 5 lat a na zawsze!

1.8.25 18:21:38 Wszystkie parkingi typu park and ride zlokalizowane na obrzeżach Krakowa powinny być objęte możliwością dojazdu każdym 
samochodem , aby móc go zostawić i przesiąść się do komunikacji miejskiej 

Diesel przy normie Euro 5 niczym nie ustępuje nowszym i przy sprawnym systemie recyrkulacji spalin nie puści ani dymka więc nie rozumiem wykluczania tych samochodów. Ceny 
samochodów poszybowały w górę , a bardzo dobrym dieslem z normą Euro 5 nie będzie się dało jeździć . To jest zbyt restrykcyjny przepis. 
Niektóre samochody kosztują ponad 50 tysięcy jeszcze z tą normą.

Uważam że do momentu zakończenia używania samochodu zakupionego/nabytego 
przed wejściem przepisów przez mieszkańca Krakowa powinien on mieć możliwość 
poruszania się nim do czasu zbycia bez ograniczenia w czasie, a nie nakazywać zmianę . 
Czasami ktoś ma dobry starszy samochód którym porusza się przysłowiowo w niedzielę 
do kościoła lub do sklepu na zakupy , a nie stać go na nowy.

Myślę że pojazdy historyczne lub zabytkowe to margines i nie powinny być ograniczone limitem bo i tak jeżdżą sporadycznie 

1.8.25 18:23:09 Pozwolenie wjazdu , po kontroli spalin na wyznaczonych stacjach Darmowe przejazdy komunikacją dla właścicieli samochodów z Krakowa , Darmowe / 
ulgowe przejazdy dla właścicieli samochodów przyjezdnych 

1.8.25 18:23:48 Dopuścić disle euro4 przez 5lat i euro5 przez 10lat benzyny od 2000 roku euro3 na obszarze całego Krakowa Nie w wolnym kraju każdy obywatel ma prawo poruszać się sprawnym autem po mieście jak i poza miejscem w którym mieszka 
powiny być dopuszczone na terenie całego Kraków poza rynkiem głównym auta benzyna euro3 disel euro4 i euro5

PB euro3 Disel euro4 i euro5 oraz dozwolone do swobodnego poruszania się po mieście z warunkiem sprawnych pojazdów i mające przewidziane katalizatory dla danego rocznika, 
pojazdy z usuniętym katalizatorem powinny mieć zakaz poruszania się po mieście 

W piec lat przeciętny Kowalski nie jest wstanie zakupić nowego disla sam osobiście 
jeżdżę dislem 14 letnim spełniającym normy euro5 wart na rynku 80.000zl 

Ten sposób to nie żadna walka że SMOGIEM to wymuszany HARACZ od obywateli PL i ograniczanie praw. Czy radni Krakowa próbują wprowadzić czady komuny gdzie inwigilowany był każdy 
mieszkaniec sprawdzany i zastraszany?

To segregowanie i wyróżnianie społeczeństwa w wolnym kraju to niedopuszczalne 

1.8.25 18:26:19 Strefa powinna dotyczyć tylko starego miasta (1 i ewentualnie 2 strefa płatnego parkowania) Strefa powinna dotyczyć tylko starego miasta (1 i ewentualnie 2 strefa płatnego parkowania) Norma Ero lub rok produkcji powinny być takie same dla samochodów benzynowych i diesla (w obecnej formie widać wyraźną dyskryminacje diesla) podejście okay i należy je przedłużyć min do 2040 roku takie podejście nie ma nic wspólnego z czystym powietrzem tylko z nabijaniem kasy dla budżetu - należy traktować tak samo silniki benzynowe i diesla Strefa powinna dotyczyć tylko starego miasta (1 i ewentualnie 2 strefa płatnego parkowania) 
1.8.25 18:27:19 Wprowadzenie wymagań emisji spalin przynajmniej euro 6 jest przesadą, w zachodniej europie na której się tak wzorujemy są strefy emisji spalin od euro 4. Jesteśmy biedniejszym 

narodem i nie wykluczajmy obywateli uboższych pod zasłoną ekologii.  Uważam że norma euro 4 od wszystkich pojazdów powinna być wprowadzona
Uważam że oscienne gminy powinno się objąć również 5-cio letnim okresem ochronnym, 
ponieważ mieszkańcy sąsiadujących miejscowosci pracują, prowadzą działalnosci, dzieci 
chodzą do szkół.

To rozwiązanie nie daje ochrony powietrza a tylko ma na celu zwiększenie przychodów miasta Powinno uwzglednić się mieszkańców sąsiadujących gmin i obniżyć wymagania do normy euro 4. Nie wyrazam zgody na segregację ludzi ze 
względu na ich majętnosć

1.8.25 18:29:17 strefę ograniczyć tylko do starego miasta strefę ograniczyć tylko do starego miasta należy wydłużyć min do 2040r okay ale kryteria powinny być takie same dla wszystkich tj. samochody prywatne i służbowe oraz benzynowe i diesla strefę ograniczyć tylko do starego miasta 
1.8.25 18:29:57 Zlikwidować SCT w Krakowie ewentualnie wprowadzić na rynku głownym Niektóre szpitale, rehabilitację, poradnie są w centrum miasta jaki jest sens wprowadzać sct w całym Krakowie Dopuścić benzynę euro3 i disla euro4 Mieszkańcy Krakowa powinni być nieograniczani wcale To działanie jak mafia i wyciąganie haraczu przez miast od obywateli a goście przyjezdni już skarżą się że płacą klimatyczne oddychające SMOGIEM który jest naturalnym zjawiskiem na naszy 

położeniu geograficznym miasta a radni próbują zapełnić sakwę 
Całkowita rezygnacja że sct !!!

1.8.25 18:30:03
1.8.25 18:30:18 Ścisłe centrum Krakowa Samochody od  2010 niepowinny być objęte tym zskazem tylko starsze i niedotyczyć wogóle mieszkańców tylko przyjezdnych 10 lat Złe rozwiązanie bo co mają zrobić osoby które dojeżdżają do pracy i muszą minimum 8 godz stać? Osoby które przekroczyły wiek  i dalej poruszają się pojazdami, a napewno nie będzie ich stać na nowszy



1.8.25 18:30:38 Strefa tylko dla ścisłego centrum jest do zakceptowania, inaczej ludzie wyjdą na przeciw włądzy z takimi absurdalnymi pomysłami, radzę posprawdzać dane. Strefa tylko dla ścisłego centrum jest do zakceptowania, inaczej ludzie wyjdą na przeciw włądzy z takimi absurdalnymi pomysłami, 
radzę posprawdzać dane.

Strefa tylko dla ścisłego centrum jest do zakceptowania, inaczej ludzie wyjdą na przeciw włądzy z takimi absurdalnymi pomysłami, radzę posprawdzać dane. Strefa tylko dla ścisłego centrum jest do zakceptowania, inaczej ludzie wyjdą na przeciw 
włądzy z takimi absurdalnymi pomysłami, radzę posprawdzać dane.

TO JEST KPINA, mam samochód taki,na jaki mnie stać, a policzcie katalizatory które trzeba wyprodukować i utylizować w nowych autach i jak to szkodzi (nie wspomnę o elektrykach) , podkreślam 
proszę czytać dobrze dane o zawartości Co2 itd, w czasie Covidu w krakowie kiedy ruch transportu był znikomy

Strefa tylko dla ścisłego centrum jest do zakceptowania, inaczej ludzie wyjdą na przeciw włądzy z takimi absurdalnymi pomysłami, radzę 
posprawdzać dane.

1.8.25 18:30:41  
Tak, zapoznałam się jeżeli wy wprowadzicie strefy czystego transportu to proszę uwzględnić obwodnicę krakowa żeby też stare auta nie mogły jeździć. Jeżeli będzie wprowadzona to jesteście najgorszymi 
śmieciami bo zwykli ludzie nie będą mogli korzystać Z swojego auta. 🚗

Czyli osoby które przyjeżdżają spoza krakowa do szpitala będą mogły się leczyć tylko w Prokocimiu. Większego debilizmu niż wy 
wymyśliliści Nie widziałem. Debilizm do potęgi entej

Każde Auto powinno wjeżdżać a jeżeli tak nie będzie to zakarzcie też Auto mi zabytkowymi. Każdy projekt który tworzycie powinien być wrzucone do kosza a jeżeli wprowadzicie to 
najpierw kupcie Auto którym będzie mógł się poruszać osoba którą na to Auto nie stać. 
Wymieńcie stare Auto na nowsze i wy za to zapłaćcie. 

Czyli teraz zrobicie największe k******* bo wam nie zależy na ekologii tylko na pieniądzach. Większego cwaniactwa niż wy nie widziałem ale czego można się po was spodziewać. Jeżeli stare auta nie będą mogły wjeżdżać nich żadne auta nie będą mogły wjeżdżać tylko elektryki. Nie będzie korków. W Polsce jest 
demokracja i to co wy robicie to jest narzucanie waszych chorych debilizmów ekologicznych. 

1.8.25 18:40:42 Strefa   jeśli już ma istnieć powinna objąć   ścisły rynek  i tam powinny   mieć  wjazd   auta które np spełniają    normę diesel euro 5/6 lub benzyna 4/5 w przypadku gdy ruch był by za  spory    można  
wprowadzić godziny wjazdu   pomijając zaopatrzenie  .Strefa powinna być   przyjazna   dla ludzi a nie wroga a narazie nowa propozycja   do bardziej   walka z ludźmi  

Strefa nie powinna wykluczać kogokolwiek z dojazdu  gdzie kolwiek na terenie Krakowa .Ludzie   z poza krakowa   którzy   pracują na 
terenie miasta   niejednokrotnie nie są w stanie  dojechać do pracy komunikacja miejska    .JEŚLI   ktos  zaczyna prace   o 6 rano  musi 
wstać o 3.30  kombinować z przesiadkami    a potem parę kilometrów  z buta iść   bo niestety komunikacja miejska nie jest na tyle   
roziwnieta   i trudno zapewnić częszcze rozkłady   jazdy   .Pozatym   strefa jaka ona by nie była  nagina a niejednokrotnie  łamie    Art.  
52.  [Wolność przemieszczania się]
1.  Każdemu zapewnia się wolność poruszania się po terytorium Rzeczypospolitej Polskiej oraz wyboru miejsca zamieszkania i pobytu.

Maksymalnie benzyna euro 4 a    dla samochodów  z silnikiem diesla powinno być   euro 5  tak jak w pierwszej wersji     strefy    sporo osób    wzięło kredyty żeby kupić   auta które były  w 
stanie sprostać założeniom pierwszej wersji    SCT   i teraz zostaną   bez samochodu i moiwosci    dojazdu do miejsc pracy a kredyty pozostaną  .Takie podejście   będzie skutkowało 
wyprowadzeniem   biznesu i  sporej części ludzi z krakowa a co skutkować będzie niższymi wpływami z podatków  . Tak więc   diesle  max euro 5  a benzyna    euro 4 

Mieszkańcy   krakowa  o ile płacą podatki na terenie miasta   nie powinni  mieć 
ograniczeń 

Samochody    z silnikiem diesla  o niższej    normie niż euro 5   I benzyny o niższej   normie niż  euro 4  mogły by wjechać   za maksymalna opłata  100-150zł na miesiąc  lub gdy wykupił by ktoś wjazd 
na rok z góry    wtedy  ta kwota   nie powinna przekraczać  500-600zł na rok .

Dlaczego osoby  duchowe    mają być zwolnione z wymogów   ludzie którzy   kupił   auta  żeby  dojechać do pracy  nierzadko  prowadzą 
jakies  działalność    związane z tymi autami    mają być ograniczane a duchowni nie ?

1.8.25 18:45:04 Uważam że strefę należy wprowadzić jedynie w strefie Starego Miasta. Ograniczy to ilość samochodów w historycznej, turystycznej części miasta, wyeliminuje również smród spalin z tej właśnie historycznej, 
turystycznej części miasta.

Uważam że Kraków należy do wszystkich Polaków, a nie jedynie dla tych zamożniejszych, których stać na lepsze samochody niż 
pozostałych, dlatego tez uważam, że strefa czystego transportu powinna obowiązywać jedynie Dzielnicę I - Stare Miasto, głównie z 
powodów redukcji zatłoczenia oraz estetycznych - brak korków, spalin itp. jednocześnie zwiększając wartość transportu publicznego. 
Dlatego uważam, że STC powinna obejmować TYLKKO Stare miasto, z wyłączeniem II Obwodnicy. Uważam że Starowiślna powinna być 
objęta STC.

Średni wiek samochodu w Polsce to 15,9 lat. Uważam, że zakazem wjazdu do STC powinniśmy objąć TYLKO ewidentnie najbardziej szkodliwe samochody, które nie spełniają norm EURO 3 
w przypadku Diesla i EURO 2 w przypadku silnika benzynowego. Dodatkowo uważam, że funkcjonariusze policji powinni w tej strefie wykonywać wyrywkowe kontrole dymomierzami i 
analizatorami spalin, w szczególności "sportowych" samochodów, które posiadają usunięte katalizatory, a takich pełno w Krakowie.

Rozwiązanie to jest niesprawiedliwe. Jest wiele osób mieszkających na wynajmie, czy 
studiujących w Krakowie, które bardzo to dotknie, a są to bez wątpienie najbiedniejsze 
grupy społeczne. Studenci nie meldują zamieszkania w Krakowie, dlatego uważam że 
studenci, doktoranci, funkcjonariusze służb i wszelkie inne uprzywilejowane grupy 
powinny być objęte wyłączeniem, pod warunkiem że nie dokonują "zuchwałego", 
umyślnego zanieczyszczania powietrza. Należy wprowadzić jakiś system umożliwiający w 
każdym punkcie Urzędu Miasta wpis pojazdu do rejestru pojazdów objętych 
wyłączeniem STC na 5 lat na podstawie jakichś podstawowych dokumentów, np. umowy 
najmu + dokumentów potwierdzających własność pojazdu, tj. dowodu rejestracyjnego, 
lub legitymacja studencka. Z pewnością Kraków nie chce odpływu ludzi pracujących z 
miasta ze względu na wysokie koszty najmu i nawet coś tak głupiego jak zakaz wjazdu 
(!). Ludzie wynajmujący i pracujący w Krakowie są nieocenienie potrzebni dla Miasta. 
Proponuje wprowadzenie wyłączenia dla STC dla właścicieli pojazdów, którzy pracują dla 
przedsiębiorców wykonując obowiązki służbowe w Krakowie. Taki pracodawca zgłaszałby 
sie do Urzędu Miasta z listą pojazdów, które należą do jego pracowników i 
gwarantowałby im zapewnienie wyłączenia z obowiązywania STC. Ochroni to interesy 
pracowników

W zależności od formy wprowadzenia takiego rozwiązania ocena może być pozytywna lub negatywna. 
Jeżeli wjazd jest jednorazowy, dla turysty opłata w wysokości 20 zł za dzień jest znośna, przecież za parking w Krakowie i tak trzeba słono zapłacić. Turyści również napędzają branżę turystyczną, 
generując przychody do kasy miasta, nie należy ich zniechęcać. Opłata godzinowa to przesada, wszystkie samochody przebywające poniżej 1 godziny powinny być zwolnione z opłaty. W zależności 
od sposobu egzekwowania tej strefy, należy to mądrze rozwazyć.

Uważam, że powinno być możliwe "przekwalifikowanie" klasy emisji spalin samochodu. To że samochód spełnia normy EURO 4, nie 
wyklucza, że spełniał on będzie normy EURO 5, w szczególności małolitrażowe samochody benzynowe, pokroju Toyoty yaris z silnikiem 
1.0L. Uważam że wybrane Stacje Kontroli Pojazdów w okolicy powinny być uprawnione do nadawania specjalnego certyfikatu pojazdu, 
który umożliwi wjazd do STC, jeżeli podczas kontroli spełni on określone wymagania jakości spalin(!) - Uważam, że to bardzo ważny punkt. 
Takie badanie rekwalifikacyjne powinno być możliwie jak najtańsze, aby było dostępne dla każdego.
Dodatkowo, jeżeli podczas kontroli jakości spalin przez policję samochodu uprawnionego do wjazdu do STC jakość spalin będzie 
niezadowalająca, Policjanci powinni cofać uprawnienia do wjazdu takiego samochodu.
Obecna propozycja STC dopuszcza wjazd Camperów - dlaczego? co czyni je specjalną grupą - absurdalna propozycja. 
Co z właścicielami samochodów zabytkowych należących do osób mieszkających w Krakowie? mają je sprzedać lub zezłomować? Nie 
należy ich obejmować STC w żaden sposób, nie tylko na 50 dni w roku. 
Ponadto uważam, że prawo nie powinno działać wstecz i STC powinna obejmować tylko pojazdy zarejestrowane po dniu wprowadzenia 
STC. Wprowadzenie STC i nagłe ograniczenie poruszania się pojazdów osób, które dotychczas poruszały się po Krakowie godzi mocno w ich 
interesy. 

1.8.25 18:47:37 Proponuję aby mieszkańcy gmin ościennych z rejestracjami typu KRA również mieli możliwość być traktowani jako mieszkańcy ponieważ jeśli ktoś mieszka 100 metrów za granicą miasta jest traktowany jak 
przyjezdny .

1.8.25 18:48:00 Strefa powinna być możliwe najmniejsza. 
Proponuję ulice okalające plac rynku głównego. Wstydem jest proponować objęcie większości miasta strefa. Jak Państwo są w stanie w lustro spojrzeć? Co Państwo zrobia,j ak za 15 lat całą strefa która 
Państwo własnie wyznaczają, będzie wymagać samochód elektrycznych. Komunikacja miejska nie dojedzie wszędzie, rozumiem że w weiku 70lat będą się państwo przesiadać wtedy na elektryczny rower? Bo 
takie roweru to jedyne co zostanie Państwa dzieciom. Będą mogły pomarzyć o samochodzie... Żałosne

Całe miasto powinno być dostępne dla wszystkich ludzi. Dla mnie ważne jest odwiedzić moich chorych dziadków, ale rozumiem że 
Państwo mi tego zakażecie, bo nie stać mnie na auto za 100.000zl. Wstyd

W Niemczech mają niższe wymogi. U nas większość aut ich nie spełni. Po zaostrzeniu w 2030. Metoda salami, najpierw dojedziecie tych spoza Krakowa, sopeiro potem mieszkańców. 
Dziel i rządz. Prawdziwi z Państwa tyrani. Szkoda ze swoim dzieciom takie piekło 
gotujecie 

Świetne tylko obniżył bym wysokość opłaty do złotówki rocznie. Wszyscy legalnie przebywający ludzi powinni być zwolnieni z zakazu wjazdu do SCT

1.8.25 18:49:31 Jestem stanowczo przeciwny propozycji tworzenia jakiejkolwiek strefy czystego transportu w Krakowie. Granica strefy czystego transportu powinna ewentualnie obejmować stare miasto, gdzie i tak większość 
aut oprócz taksówel nie mogą wjechać.

Obszar strefy czystego transportu powiniem być zdecydowanie mniejszy i ewentualnie obejmować jedynie obszar starego miasta. Standardy zaproponowane w nowej wersji sct są zbyt radykalne, jest bardzo dużo aut benzynowych z 2004, które są sprawne i dowożą swoich właścicieli do pracy. Posiadam auto z tego 
roku i nie wyobrażam sobie aktualnie zmieniać swojego samochodu aby móc dojechać do pracy. Nie stać mnie na to. 

. Uważam że to rozwiązanie jest śmieszne. Mieszkańcy lub osoby mieszkające poza miastem ale pracujące w Krakowie mają płacić (miesięcznie) czyli jak abonament za serwis stremingowy aby móc 
dojechać do pracy. Opłaty za wjazd to nic innego jak płacenie za to żeby móc pracować, mimo że i tak wystarczająco dużo pieniędzy oddajemy w podatkach. (VAT, dochodowy, belka). Jestem 
stanowczo przeciwny takim opłatom.

To nic innego jak szufladkowanie społeczeństwa.

1.8.25 18:51:17 uważam, że przynajmniej nie należy zmniejszać tego obszaru uważam, że są właściwe nie wiem czy to możliwe, ale czy taki wyjątek mógłby obejmować tylko samochody które 
na podstawie dodatkowego badania technicznego dają gwarancję, że nie powodują 
drastycznych zanieczyszczeń

oceniam je dobrze, pod warunkiem, że po okresie przejściowy będzie taka możliwość przez pewną niewielką liczbę dni w roku (np. żeby tylko wyjechać na wakacje takim nie używanym poza tym 
pojazdem), a nie na co dzień

uważam, że ta lista jest wystarczająco szeroka

1.8.25 18:52:00 Strefa czystego transportu powinna obejmować tylko ścisłe centrum jak się to ma w Warszawie tak dobra tylko obszar za mały ścisłe centrum Uważam że tylko pięć lat i od razu euro 6 to jest zbyt wyśrubowane, powinno być  tak że dla mieszkańców 2030 jeśli chodzi o diesla to powinno być euro 5 a po następnym okresie 
przynajmniej 2/3 lat euro 6 i tym bardziej nie rozumiem nagonki na diesle jak benzyna bedzie 2030 roku mogła wjechać euro 4 czyli już mocno leciwe a euro 5 w dieslu nie chociaż by było 
sprawne totalna dyskryminacja !!!

Projekt w takiej formie jak obecnie to z byt mało 7/8 lat Uważam że 500 zł abonamentu miesięcznego to zdecydowanie za dużo 200 zł to chyba adekwatna cena seniorzy po 70 roku życia

1.8.25 18:54:30 Należy całkowicie zrezygnować z tego pomysłu. Mieszkańców Małopolski nie stać na takie fanaberie. Jeśli władze miasta koniecznie muszą się przypodobać KE to niech wprawadzą SCT wyłącznie w granicach 
starego miasta. 

J.w. Euro 6 jest nierealne. Co najmniej do 2028 należy umożliwić korzysatanie z samochodów z normą Euro 4. A to mieszkańcy Krakowa są lepsi a mieszkańcy np Wieliczki to drugi gatunek tak? Chory 
pomysł!

Widać, że nie liczy się czyste powietrze tylko kasa. Te same zasady dla wszystkich!

1.8.25 18:58:37 Moją propozycją jest najlepiej brak takiej strefy, ponieważ zanieczyszczenie ze spalin samochodowych jest minimalnym odsetkiem złej jakości powietrza w Krakowie. Aczkolwiek, jeśli już to uważam, że strefa 
powinna ograniczać się do starego miasta i dzielnicy Kazimierz.

Wszystkie galerie handlowe, dyskonty spożywcze, apteki, sklepy ze sprzętami (np. rowery, kosiarki), firmy zatrudniające pracowników 
z poza Krakowa, fabryki, gabinety weterynaryjne, rodzinne przychodnie, wszystkie budynki związane ze zdrowiem.
Jest ogrom budynków w Krakowie z którego korzystają mieszkańcy z poza Krakowa i jest to niedorzeczne utrudniać im ich 
codzienność tylko dlatego, że należą do gminy. Komunikacja miejska nie jest na odpowiednim poziomie, aby nie wpłynęło to na 
komfort życia mieszkańców.

Wprowadzenie wymagań odnośnie roku produkcji auta jest niedorzeczne. Łamie to podstawowe prawa człowieka, czyli ograniczenie wolności. W Polsce jest obowiązek co roku odbycia 
przeglądu, jeśli samochód nie spełniałby wymagań to nie zostałby dopuszczony do ruchu. Skoro auta mają podbite przeglądy to są sprawne i właściciele mają prawo poruszać się nimi 
wszędzie, gdzie nie występuje znak zakazu wjazdu.  

Większość mieszkańców z Krakowa nie posiada auta, bądź posiadają ich mniej lub 
poruszają się nimi dużo rzadziej niż mieszkańcy z poza Krakowa. Powodem tego jest to, 
że zazwyczaj większość potrzebnych dla nich budynków znajduję się w bliskiej odległości 
od miejsca zamieszkania. To mieszkańcy z poza Krakowa najbardziej cierpią, gdyż są 
zmuszeni do poruszania się autem, ponieważ komunikacja miejska jest niewystarczająca, 
a większość budynków znajduję się w Krakowie.

Uważam, że jest to kpina i zwykły wyzysk na klasie średniej i klasie niskiej, ponieważ nie stać ich na drogie, nowoczesne samochody. To są poglądu komunistyczne, upokarzające wszystkich poza 
klasą wyższą. Jest to jawne odebranie prawa do wolności.

Jeśli już to każdy właściciel samochodu powinien wykazać swoje przychodu oraz wydatki comiesięczne i na tej podstawie powinno być 
określane czy jest możliwość odłożenia wystarczającej sumy pieniędzy na wymianę auta mieszczącego w wymaganiach strefy SCT. Jeśli 
właściciel nie ma wystarczających możliwości finansowych na wymianę auta powinien być dopuszczony do ruchu w strefie. Co nie znaczy, 
że jeśli właściciel posiada dwa auta to powinien sprzedać dwa, kupić jedno nowsze. Standard życia nie powinien uleć zmianie.

1.8.25 19:03:52 Nie dla sct pod każdą postacią. Nie popieram sct w żadnej formie. Rok produkcji oraz pojemność  nie ma znaczenia lecz stan techniczny pojazdu. Stare ciężarówki dymiące i spalające olej mogą być ewentualnym problemem a nie 20 letnie osobówki w 
dobrym stanie technicznym. 

Nie dla sct. Nie dla sct w każdej formie. Nie dla sct. Szczególnie nie powinno dotyczyć samochodów z rejestracjami KR….. 

1.8.25 19:04:19 Nie powinniśmy wprowadzać żadnej strefy czystego transportu, aby nie wykluczać komunikacyjnie mniej zamożnych mieszkańców miasta. Lub jej zakres powinien obejmować stare miasto, w którym główny 
ruch stanowią turyści.

Norma EURO nie ma za wiele wspólnego z rzeczywistością, stare auta mogą produkować mniej zanieczyszczeń, niż te współczesne, ale nie będą dopuszczone do ruchu, ponieważ są stare i 
pospolite.

5 lat to zdecydowanie za mało Dlaczego biedniejsi mieszkańcy Krakowa mają płacić za to, że są biedniejsi? SCT powinna być wprowadzona tylko dla turystów, mieszkańcy, studenci, osoby pracujące w Krakowie powinny być z niej zwolnione.

1.8.25 19:05:33 Całkowite zaprzestanie tego pomysłu Każde miejsce jest ważne.  Ja jadąc z trójka dzieci nie mających jeszcze 5 lat, potrzebuhe dojechac wszędzie. Kupilam w tym roku samochod ktory zaraz przestanie spełniać normy. Nie jest prosto kypic duzy samochod na dużą rodzine z najnowszych roczników Chyba 50 lat co najmniej i 90% dofinansowanie na zakup nowego auta Bezsensowne Są równi i równiejsi.  Jak ktos ma male dzieci czy osoby starsze pod opieką to juz nie jest uprzywilejowany. Zresztą wszyscy powinni moc 
sie poruszac dowolnie, a nie dzielic mieszkancow na grupy

1.8.25 19:06:09 I obwodnica bez wyłączenia Placu Wszystkich Świętych + koniecznie okolice poszczególnych wydziałów U.M.K w innych dzielnicach. Vide pkt 1. Strefa czystego transportu może objąć nawet całe miastu, przy założeniu że nie dotyczy to samochodów mieszkańców Krakowa zarejestrowanych do daty jej uchwalenia vide pkt 5. 5 lat patrzenia przez palce nie rozwiązuje problemu. Tu powinien decydować stan techniczny pojazdu.
1.8.25 19:11:00 Tylko ścisłe centrum (stare miasto) Motorola Solutions Systems

Czerwone Maki 82, 30-392 Kraków
Kraków stanie się skansenem, poza Krakowem zostaną otwarte restauracje, kawiarnie i inne atrakcje takie jak kino. A co z gminami wokół Krakowa, np. Wieliczka, Skawina, Zabieżów, Niepołomice ? 

Komunikacją miejską nie można dojechać z Niepołomic do Balic w krótkim czasie.
Opłaty takie nie powinny przekraczać za miesiąc 100 zł, za dzień 10 zł a w ogóle nie powinno być na godziny. Krakowianie powinni mieć możliwość używania dowolnych pojazdów cały czas. Chociaż w zmniejszone strefie (tylko stare miasto) nie musi 

być tylu wyjątków.

1.8.25 19:11:36 Nie mam uwag co do granic SCT , natomiast martwi mnie niedostateczna infrastruktura parkingowa na granicach SCT Poprzednia wersja SCT dopuszczała do poruszania się w SCT pojazdy z zapłonem samoczynnym o masie do 3,5t wyprodukowane od 2010r lub spełniające normę EURO 5 , skąd nagle 
przeskok na roczniki 2014/2018 oraz normy EURO 6/6dt
O ile mi wiadomo Warszawa wprowadziła normę EURO 4, skąd pomysł ze Kraków musi mieć EURO 6 ???????

Uchwała zobowiązuje do wymiany aut wszystkich bez wyjątków krakowian nawet będących już emerytami nie posiadającymi uprawnień 
do karty parkingowej  , których w 90% nie będzie na to stać. Poprzedni projekt ujmował te osoby.

Pozwolę sobie na krótkie podsumowanie: Poprzednia uchwała została zaskarżona z powodu braku precyzyjnego określenia granic SCT , 
więc skąd nagle taka rewolucja. Zamiast do starej wersji SCT wprowadzić zapis dotyczący granic SCT wprowadza się rygorystyczne warunki 
nie zapewniając parkingów oraz transportu miejskiego (bo to czym dysponuje Kraków to tylko kropla w morzu potrzeb, nawet brak 
parkingów przy przystankach kolei aglomeracyjnej)

1.8.25 19:20:42 Tak strefa powinna onejowac tyko obszar rynku głównego. Nie Ti bardzo zły pomysł.  Każdy powinien moc dojechać do pracy lekarza swoim samochodem . Normy należy obniżyć do euro3  i od roku 2000 dla samochodów osobowych dodatkowo sct nie powinna obejmować pojazdów LPG.  Badania potwierdzają, że spalanie w silnikach 
mieszanki propanu i butanu powoduje znacznie mniejszą emisję tlenku azotu niż w przypadku spalania benzyny lub oleju napędowego. Efekt redukcji zanieczyszczeń podczas spalania LPG 
jest także widoczny w odniesieniu do innych zanieczyszczeń (brak emisji cząstek stałych do atmosfery, o 60 % mniejsza emisja węglowodorów oraz zmniejszenie emisji tlenku węgla o 20 
%). Korzystanie z aut  zasilanych LPG może być zatem środkiem do osiągnięcia celu, dla jakiego ustanowiona została strefa czystego transportu, którym jest ograniczenie negatywnego 
oddziaływania emisji zanieczyszczeń z transportu na zdrowie ludzi i środowisko.

Nie zgadam się,  wszyscy powinni być taktowani rowno jak r owno, niech w takim razie 
krakos placji jak zanieczycza wies .

Opłaty są zdecydowanie za duże.  500zl rocznie jeszcze było by do przyjęcia ale nie miesięcznie. A w czym krakowianin jest lepszy od osoby mieszkającej już 5 km od Krakowa która musi do pracy do Krakowa pojechać bo nie ma 
połączenia MPK co 5 min tylko raz na dwie h 

1.8.25 19:26:54 Stadion Wisły Kraków 
1.8.25 19:28:50 Żadnej Strefy Czystego Transportu Żadnej Strefy Czystego Transportu Żadnej Strefy Czystego Transportu Żadnej Strefy Czystego Transportu Żadnej Strefy Czystego Transportu Żadnej Strefy Czystego Transportu
1.8.25 19:29:02 Powinna obejmować obszar 1wszej obwodnicy. Tak. Całe miasto powinno być miejscem po którym można poruszać się własnym samochodem. Nieśmieszny żart. Objęcie obszaru 1wszej obwodnicy. Skok na kasę. Ludzie dojeżdżający do pracy. Albo na zakupy. Albo mający taki kaprys.
1.8.25 19:29:02 Żadnej Strefy Czystego Transportu! 

Jest to projekt, który rażąco po raz kolejny foruje prawa hotelarzy a utrudnia życie mieszkańcom. Większości mieszkańców nie stać na wymianę aut, na drogie wersje, podczas gdy bogacze jeżdżą takimi "bo 
mogą". Strefa jest zakłamanym mechanizmem prowadzącym do wyrugowania mieszkańców, tak aby chcieli sprzedawać swoje mieszkania i domy deweloperom na kolejne hotele i apart-hotele.
Kategoryczny sprzeciw wobec taki haniebnych metody godzących w równość społeczną.

Żadnej Strefy Czystego Transportu! Żadnej Strefy Czystego Transportu! Żadnej Strefy Czystego Transportu! Żadnej Strefy Czystego Transportu! Żadnej Strefy Czystego Transportu! 

1.8.25 19:30:41 Strefa na początek powinna dotyczyć ścisłego centrum miasta, a nie całej metropolii. W obecnym kształcie SCT osoba spoza Krakowa nie ma szans na wjechanie autem na jakikolwiek parking P+R w Krakowie 
celem zostawienia auta i poruszania się komunikacją miejską. Pomijam już milczeniem fakt, że od strony Woli Justowskiej nie ma takiego parkingu, a na ul. Balickiej funkcjonujący P+R przy giełdzie zamknięto 
już jakiś czas temu.

Proszę zauważyć, że od zachodniej strony jest jeden P+R Mydlniki, który jest przepełniony, ludzie parkują auta na dziko na Woli 
Justowskiej lub w Olszanicy, bo NIE MAJĄ GDZIE ZOSTAWIĆ SAMOCHODU. Na południu miasta jest 5 takich parkingów! Jeśli miasto nie 
wspiera takich punktów przesiadkowych, to ludzie będą wjeżdżać do miasta bezpośrednio. Pseudo-udogodnienie pt. wjazd za darmo 
do szpitala, to działanie śmieszne i pozorujące fakt, że miasto wychodzi naprzeciw mieszkańcom.
Czy uważacie Państwo, że osoby 70-letnie spoza Krakowa, przyjeżdżające na wizyty lekarskie swoim autem teraz będą kupować auto 
spełniające nowe normy???

Jako mieszkanka podkrakowskiej gminy, która codziennie dojeżdża do Krakowa do pracy na uczelnię czuję się dyskryminowana. Zakupiłam auto (Peugeot, diesel, norma Euro 5), aby 
spełniać warunki poprzednio dyskutowanej SCT i nagle okazuje się, że powinnam wydać znowu ok. 40 000 zł na nowe auto, bo obecne już nie spełnia norm! Pracując w budżetówce 
zwyczajnie nie stać mnie na takie wydatki. W SCT w Warszawie norma Euro 6 ma obowiązywać od 2028 roku - wynika z tego, że miasto Kraków uważa, że jego podkrakowski region jest 
zdecydowanie bogatszy, niż Warszawa!
SCT powinna funkcjonować wewnątrz II obwodnicy, z wymogiem normy Euro 3 lub 4, obowiązująca jedynie w dni robocze od 7 do 19 z wyłączeniem wakacji. W obecnym wariancie to jest 
kpina z mieszkańców.

Jest to jawna dyskryminacja osób, które w Krakowie uczą się i pracują. Mieszkańców 
małopolski dzieli się na lepszych (miastowych) i gorszych ze wsi. Ci gorsi nie dość, że w 
wielu przypadkach - jak w mojej gminie - mają jeden autobus MPK do dyspozycji, który 
dwie wioski dalej jest już tak zatłoczony że nie da się wsiąść, to teraz jeszcze powinni 
dopłacać za fakt, że ośmielają się wjeżdżać do miasta. 
Idea tego, że stare auta mieszkańców Krakowa już "nie śmierdzą", bo są własnością 
miastowych jest tak karykaturalna, że brak mi słów. Jeszcze 5 najbliższych lat jak truły, 
tak będą truć nadal powietrze, bo jeśli ta zmiana ich nie dotknie, to będą ją odwlekali w 
czasie i nikt nie wymieni auta na nowe.

Jest to dyskryminacja podkrakowskich mieszkańców i wyciąganie pieniędzy od ludzi, którzy pracują na terenie Krakowa. Od 1.01.2030 SCT przewiduje tylko 50 wjazdów aut zabytkowych na rok. Oczywiście jeśli ktoś mieszka w Krakowie i nie będzie z niego 
wyjeżdżał, to właściwie może jeździć przez cały czas, bo konstrukcja prawna SCT jest taka, że ukarać można tylko za wjazd do niej, a nie za 
poruszanie się po jej obszarze. Czy to państwa zdaniem brzmi mądrze?
Czy w ZTP będzie zatrudniona osoba, która codziennie będzie sprawdzać kamery monitoringu miejskiego w poszukiwaniu samochodów 
zabytkowych? Czy ktoś piszący te dokument w ogóle je czytał???

1.8.25 19:31:33 Strefa ograniczone tylko stricte do granic starego miasta Uważam, że obecne standardy emisji Euro zaproponowane w SCT są absolutnie zawyżone, są jednymi z najwyższych na świecie. Powinny być zdecydowanie niższe Uważam że mieszkańcy Krakowa powinni być całkowicie wyjęci z wymogów SCT Uważam takie rozwiązanie za najbardziej godzące w uboższą część społeczeństwa. Absolutnie się z tym nie zgadzam
1.8.25 19:32:22 Uważam, że 5 lat na dostosowanie się do wymogów to za mało. Wg mnie 10 - 15 lat. Strefa powinna obejmować 3 km od centrum Krakowa. Najpierw powinno się zacząć od restrykcyjnego kontrolowania katalizatorów i ich wymiany gdy spaliny nie są w normie. 10 - 15 lat

Trzeba na terenie Krakowa postawić wiele stacji ładowania samochodów elektrycznych, 
w spółdzielniach mieszkaniowych i garażach podziemnych, stacjach benzynowych, 
centrach handlowych.

Lepiej aby pobierać opłaty i ustawić w różnych częściach łapacze spalin - filtry za te wpłaty. Nie wolno dzielić mieszkańców w tej kwestii. Ustalić reguły jednakowe dla wszystkich.

1.8.25 19:33:17 A co z przychodniami specjalistycznymi w innych miejscach gdzie chorego trzeba dowieźć. Samochody na gaz powinny być dopuszczone wszystkie, bez względu na wiek,  nowe diesle czy spalinowe  trują o wiele bardziej. To znaczy że wszystkie samochody mieszkańców Krakowa są już elektryczne, gratulacje. Hipokryzja ,albo chodzi o czyste powietrze albo o pieniądze. Wszyscy powinni być traktowani równo, a pojazdy historyczne to jakiś absurd. A co z dojazdem do starszej ,chorej samotnie mieszkającej 
matki, której trzeba zrobić zakupy, zawieźć do lekarza itd.

1.8.25 19:34:02 Należy zakazać SCT Jeśli jestem ze skawiny mam jechać na górkę narodowa tak ? Chore Euro 5 Całkowita likwidacja sct Jest śmieszne chodzi tylko i wyłącznie o pieniądze... Sct to fikcja chodzi tylko o pieniądze....
1.8.25 19:37:01 Ewentualnia strefa magla by istnieć w ścisłym centrum. Czyli od Rynku przez plany do ll obwodnicy i nie dla wszystkich! Obszar ten nie powinie podlegać ograniczeniom Wprowadzenie strefy spowolni rozwój miasta i utrudni życie mieszkańcom Krakowa jak i również wielu pracujących i dojeżdżających do Krakowa. Strefa spowoduje wzrost cen usług dając 

mizerny skutek w postać poprawy powietrza ,które nie bez powodu najgorszą jakość ma w okresie zimowym.  
Żadnych ograniczeń Bez sensownie...  

 Nie od dziś wiadomo że to nie transport ma najgorszy wplyw na powietrze tylko "okresy grzewcze"  Strafa to ograniczenie wolnosci nie mające nic wspólnego z ekologia
Kolejny powód dla którego Strefa nie powinna istnieć jest wlasnie wykluczenie, dla części osób spełnienie wymagań strefy było by nie 
możliwe a za tem czekał by ich regress... 
Ewentualna strefa spowodowała by podział a uprzywilejowanie pewniej grupy mógło by być odbierane przez innych jako dyskryminacja.

1.8.25 19:38:39 Nie zmodyfikować, tylko unieważnić !!! Nie o miejsca tutaj chodzi, ale o całość głupiego, oderwanego od rzeczywistości programu. Wprowadzenie tak wyśrubowanych  norm emisji jest wielkim draństwem jaki Kraków chce wprowadzić swoim mieszkańcom, ich rodzinom jak i turystom. Kraków już jest przegranym. Czyli lepsi i gorsi, a wszyscy jesteśmy mieszkańcami tego Kraju !!!!! Skandaliczne. Czyli nie smog chodzi, ale o kasę. Za pieniądze wszystko można? Znowu podział na lepszych i gorszych. Nie ma zgody.
1.8.25 19:42:34 Jestem przeciwny wprowadzeniu strefy czystego transportu!!!!!!! Żaden obszar nie powinien być objęty strefa czystego transportu. Wymagania zbyt wysokie. Nie każdego stać na nowe auto. Jest to podział społeczeństwa i łamanie praw człowieka! Stare samochody i tak naturalną koleją rzeczy znikną z drug i zostaną 

zastąpione przez nowsze ale nie w tak drastyczny sposób!!!
5 lat to zbyt mały okres. Opłata niweluje zanieczyszczenia????? Czyli miasto dostanie pieniądze i wszyscy są zadowoleni!!!!!! Będzie czyste powietrze!

1.8.25 19:42:38 Jestem przeciwna STC!! a jeśli koniecznie musi zostać wprowadzona to powinna zostać ograniczona do ścisłego centrum miasta Żaden obszar nie powinien być objęty strefą czystego transportu (a jeśli już koniecznie musi to tak jak wyżej, powinno być to tylko 
ściśle centrum) 

Wymagania są zbyt wysokie, nie każdego stać na nowe auto spełniające takie wymagania, uważam że jest to łamanie praw człowieka. Jak na tak wysokie wymagania jakie zaproponowano 5 lat jest to za mało Wg tego rozumiem że opłata niweluje zanieczyszczenia środowiska? 

1.8.25 19:42:57 Brak SCT Powinien być dopuszczony ruch bez ograniczeń do 2 obwodnicy. Nie powinno być ograniczeń że względu na rok produkcji. Auta powinny przechodzić badania wielkości emisji na tej podstawie powinno być wydawane zezwolenie wjazdu. Mieszkańcy Krakowa, płacącacy tutaj podatki, powinni mieć zgodę bezterminową. To rozwiązanie świadczy tylko o tym, że nie chodzi o czyste powietrze tylko o dodatkowy dochód dla miasta. 
1.8.25 19:49:12 Stare Miasto norma e6 reszta e5 Myślę że w zależności od sytuacji wszędzie powinno dać się dojechać Są zbyt rygorystyczne dotkną wielu ludzi Powinno być na odwrót mieszkańcy mają do dyspozycji transport publiczny. Wyłudzenie pieniędzy co to ma wspólnego z niską emisją. To dobra droga ale czy nie będzie pola do nadużyć. Wywrotki powinny też być wyłączone budują kraków.
1.8.25 19:50:36 Wprowadzenie strefy jest pomysłem idiotycznym Kościoły Absolutnie nie Odejść od tego abosolutnie Czyli jak zapłacę to będę eko. Czyli bogaci są eko. Absurd. Kolejny absurd

1.8.25 19:51:15 Rynek Główny I kto to będzie kontrolował, co za idiota w ogóle wpadł na pomysł tak rozrośniętej strefy? Ograniczyć wielkość strefy do minimum. Argument jest taki, że skoro uchwalający strefę czyli miasto zmieniają zasady dotyczące nabytych samochdów to niech zapłacą odszkodowanie mieszkańcom 50 lat, z możliwością rejestracji kolejnych Równie idiotyczny co pomysł płatnych stref zarządzanych przez prywatną spółkę. Miasto dostaje ochłapy, a mieszkańcy płacą za możliwość parkowania we własnym mieście prywatnemu 
podmiotowi. Przewał pierwsza klasa.

Najlepiej żeby biedni radni którzy jeżdżą wypasionymi brykami, mieli łatwe przejazdy poprzez eliminacje wszystkich innych samochodów 
należących do mieszkańców.

1.8.25 19:52:45 Proponuję wprowadzić ograniczenia dla tych, którzy tego  chcą, tzn prezydenta, radnych, urzędników, zwolenników i sympatyków sct oraz pomysłodawców. Niech sobie ograniczą możliwość Poruszania 
pojazdami po całej malopolsce! Stop sct I wprowadzaniu ograniczeń dla zwykłych obywateli, mieszkańców Krakowa i okolic i całego województwa. Nie dla sct I ograniczenia ruchu dla zwykłych ludzi!

Absurdalna strefa obejmująca całe miasto I absurdalne wyjątki. Nie będę pisał co sądzę bo brakuje słów w słowniku ludzi kulturalnych 
dla określenia tego łajdactwa, które chcecie wprowadzać i o które pytacie. Do jednego szpitala można dojechać do innego nie, do 
jednego parkingu można dojechać do pozostałych nie! Ludzie! Jak można zabrać komuś możliwość dostępu nawet do służby zdrowia, 
leczenia i ratowania życia!!!! Nie wspomnę o pracy, edukacji, czy usługach, bo to podstawowe potrzeby, a nie dodatek czy rozrywka. 
Jak można pozwolić dojechać do jednego szpitalach, innego nie, do prawie żadnej przychodni lekarskiej etc...? Oprócz wykluczenia was 
pomysłodawców, sympatyków i zwennikow nie wolno nikomu niczego zabraniać!!!

Dzielicie ludzi na lepszych I gorszych, ci gorsi to drugi sort którego nie stać na nowe auto spełniające absurdalne  wymagania waszej wyimaginowanej strefy. Tyle o wymaganiach emisji. I 
tak do strefy nie wjedzie vw lupo 3l, który spala ok 3l /100km, a jego emisja to ok 70-80 mg co2, ale wjedzie np nowy duży SUV, bo jest drogi, ma duży silnik, spla 20-30l paliwa/100km i 
emituje 200-300 mg co2.... tak się maja wasze standardy emisji euro do stanu faktycznego

Po 5 lat przymusu ciężkich prac, to powinni dostać pomysłodawcy i osoby forsujące sct. 
Tyle z wyłączeń. Znów dzielenie społeczeństwa, jedni będą wyłączeni inni nie...

Najbardziej absurdalne i niedorzeczne zaproponowane *************, dziennie ludzi. Co ma wprowadzenie opłaty de facto podatku  za możliwość poruszania się pojazdami z ekologią i czystym 
transportem? 

Zgodnie  z waszym tokiem rozumowania należy zakazać wjazdu ludziom spoza Krakowa za pół roku, nie ważne że ktoś musi dojeżdżać do 
pracy autem, bo komunikacją zbiorowa w jedną stronę to nawet 2 godziny jazdy i 3 przesiadki...pomimo że odległość do pokonania w 1 
stronę to ok 20km, ale co was to obchodzi, przecież, nikt nikomu nie każe pracować, nikt nikomu nie każe posyłać dzieci do szkoły, czy 
przedszkola i później je odbierać po pracy... nie, nie i jeszcze raz nie dla sct w jakikolwiek formie!!!

1.8.25 19:53:02 Jeśli strefa ma zostać wprowadzona to jedynie wewnątrz alei. Miasto nie powinno ograniczać wjazdu mieszkańcom, pracowników i osobom załatwiających sprawy. O ile do ścisłego centrum jest 
bardzo dobre połączenie tramwajowe o tyle reszta miasta już nie.

Euro 4 dla diesli, euro 3 dla pb, LPG i CNG bez ograniczen 10lat Sam pomysł opłaty pokazuje że wcale nie chodzi o ekologię i zdrowie mieszkancow Pojazdy dostawcze i użytkowe.

1.8.25 19:56:23 Granica strefy powinna objąć obszar wewnętrzny 2 obwodnicy miasta. Prze kilka lat ustalenia dotyczyły normy euro 5 dla diesli oraz euro 3 dla pojazdów benzynowych. Czemu nagle w przeciągu roku uległy tak drastycznemu zaostrzeniu normy? Co z 
 osobami które zmieniły pojazdy na spełniające normy o których przez tyle lat była mowa? 

Absurd który nie ma nic wspólnego z czystością powietrza, niby w czym ma pomóc opłata za wjazd jeśli sct ma w założeniu ograniczyć ilość szkodliwych substancji. Pomysł z limitem ilości dozwolonych wjazdów pojazdów zabytkowych jest niczym innym jak pluciem w twarz kolekcjonerom pojazdów. 
Niby w jakim stopniu kilka zabytkowych pojazdów poruszających się po Krakowie ma wpływać na zanieczyszczenia. Jest to celowe działanie 
na szkodę prywatnych muzeów i kolekcjonerów. 

1.8.25 19:58:07 SCT powinna obejmować tylko ścisłe centrum miasta tj. okolice rynku i ewentualnie okolice Kazimierza. Absolutnie nie powinna wychodzić poza Aleje. Jest to zdecydowanie za mało. Dojazd powinien być możliwy wszędzie. Absurdalny pomysł. Jeśli już muszą być jakiekolwiek standardy to niech będzie to maksymalnie euro 3 tj. auta z katalizatorami. Mieszkańcy Krakowa powinni być całkowicie zwolnieni z wymogów SCT. Bardzo zły pomysł. Jakie ograniczenie będzie dla osób zamożnych? W ten sposób będą mogli wjeżdżać do woli. Powinny zostać objęte wszystkie pojazdy mieszkańców Krakowa.
1.8.25 20:00:57 Zasięg geograficzny strefy należy ograniczyć do minimum np. obszaru wewnątrz Plant j.w. strefa powinna być mała a dojazd możliwy do większej Częsci miasta Kazimierza, Ogrodu Botanicznego, Ogrodu Zoologicznego, 

obiektów sportowych Wisły, Cracovii, Wawelu, Sądów, Urzędu Wojewódzkiego i Marszałkowskiego, Opery, Filharmonii itp. 
rok produkcji powinien być obniżony do 2000 roku lub wczesniej 25 lat wyłączenia tj do roku 2050, powinno być rozszerzenie na auta wykorzystywane 

przez Krakowian, a będące własnością leasingodawcy, w wynajmie długoterminowym , 
który teraz jest popularny lub należące do pracodawcy. Wyłączenei powinno tez objąć 
firmy zarejestrowane w Krakowie, lub prowadzace tu działalność

taka opłata początkowo symboliczna , będzie rosła i w efekcie nie będzie to dobre rozwiązanie, poza tym jak będiz epobierana, pobór elektroniczny wykluczy starszych ludzi pojazdy wynajmowane lub leasingowane przez krakowian
- pojazdy krakwoskich firm bez wzgledu na formę prawną
- pojazdy firm prowadzacych działalność w Krakowie (podatnicy podatku od nieruchomości), lub wynajmujące nieruchomość w Krakowie 

1.8.25 20:01:23 Nie dla ograniczenia wolności obywatelskich. Nie dla niesprawiedliwego traktowania biedniejszych grup społecznych. Nie dla SCT!
1.8.25 20:02:09 Uważam, iż restrykcyjność spełniania norm powinna być uzależniana od odległości od centrum .

Np. w samym centrum Musimy spełniać euro 4-6 , a na obrzeżach miasta oraz Nowa Huta i Podgórze Euro 3-4.
Dojazd do wszystkich P+R powinien być możliwy dla wszystkich pojazdów - wtedy mają sens P+R.
Dojazdy do szpitali - bardzo dobre rozwiązanie.

PROSZĘ O UWZGLĘDNIENIE pojazdów starych powstających jako nowe projekty.

TVN TURBO i program DUDA kontra SZAFRAŃSKI jest tego najlepszym przykładem są pojazdy stare z nowymi jednostkami napędowymi spełniające normy a jednocześnie nie objęte 
normami EURO
PYTANIE : gdzie i w jakich jednostkach będzie można takie badanie przeprowadzić i jak będzie wyglądać proces takiej notyfikacji.

Uważa ten okres za rozsądny. Wnoszę o bezterminową możliwość wjazdu do SCT za dodatkową opłatą.

Jak ciocia,  kuzyn czy inny znajomy będzie chciał odwiedzić swoją rodzinę  to - co będzie musiał zmienić samochód :)

PRZEDEWSZYSTKIM POJAZDY (pojazdy/projekty) realnie spełniające normy EURO a wykluczone z powodu wieku - przykładem projekty 
DUDA vs SZAFRAŃSKI (stare pojazdy z nowymi silnikami spełniające normy EURO)  - j.w

Oraz możliwość poruszania się samochodami zabytkowymi bez ograniczeń czasowych.

Dziękuję za poświęcony czas na analizę ankiety i proszę o rzetelne podejście do trudnej i kontrowersyjnej ustawy utrudniającej 
mieszkańcom Krakowa realizację miłości do motoryzacji i rozwijania motoryzacyjnych projektów w Królewski Mieście Krakowie słynącego 
od dawna z zamiłowania do automobilizmu.

Z poważaniem 

Krzysztof Wysota
1.8.25 20:08:35 Granica strefy SCT w obrębie I obwodnicy miasta. Granica strefy SCT w obrębie I obwodnicy miasta powoduje brak tego problemu. Ograniczenia na poziomie EURO1 dla benzyny i EURO4 dla diesla oraz wykluczenie z tego wymogu dla LPG, CNG, LNG i hybryd. Bezterminowe wykluczenie z zakazu wjazdu dla pojazdów nabytych przed 

wprowadzeniem strefy SCT przez mieszkańców.
Jak wynika z powyższego SCT nie ma za zadanie ochrony środowiska, tylko uzupełnienie budżetu miasta kosztem jego mieszkańców. Bezterminowe wykluczenie z zakazu wjazdu dla pojazdów nabytych przed wprowadzeniem strefy SCT przez mieszkańców. Brak 

ograniczenia ilości wjazdów dla pojazdów zabytkowych stanowiących ułamek ruchu w mieście. 
1.8.25 20:10:05 żadnych granic strefy, jestem krakowianinem z dziada-pradziada Pyka Zbigniew 67l    radni zostali wybrani przez mieszkańców i mają dbać o nich,   a tu wychodzi przepis za przepisem jakieś bzdetne uchwały i 

dojdzie do tego  że zapatrzycie się na posłów i zaczniecie uchwalać przepisy tego typu; kastrować psy i koty zakładać majtki krową bo *******.   Jeśli status życia krakowian się podniesie to sami wymienią 
pojazdy  ale wiele małych czy jednoosobowych firm których nie stać na nowy poj. roboczy nie wjedzie do miasta i usługi poszybują w górę w moim obrębie zamieszkania Kr-Podgórze nie widzę kto by popierał  
czystą strefe  wasze ankiety są nierzetelne. z poważaniem P.Z.

mieszkaniec  powinien mieć prawo bezczasowego poruszania się swoim pojazdem, 
zgadzam się z tym że tylko zarejestrowanym na siebie wcześniej 

to rozwiązanie byłoby do przemyślenia ale drobnych usługodawców bez których remonty by kulały i ta za bardzo nie stać.

1.8.25 20:10:42 Zlikwidować strefę. To po ca ta strefa. Kto będzie oczyszczał powietrze przy szpitalach? Chorych to można truć będzie taniej w ich utrzymaniu.Kto 
wymyślą takie bzdury!!!!

Najlepiej kupić wszystkim mieszkańcom rowery i skonfiskować samochody. Po co? Lepiej od razu wprowadzić zakazy. Super. Trzeba zwiększyć kwoty. Szybciej miastu zwróci się koszt monitoringu. Zabytkowe najbardziej smrodzą.

1.8.25 20:10:57 Strefa czystego transportu nie powinna w ogóle zaistnieć, a jeżeli nie ma możliwości jej uniknięcia, powinna objąć minimalny obszar, jak na przykład teren rynku Każdy samochód, który został dopuszczony do ruchu i jest sprawny, powinien mieć możliwość poruszać się na dotychczasowych zasadach w mieście. Mieszkańców Krakowa nie powinna obowiązywać strefa czystego transportu Bezsensowne Pytanie jest zmanipulowane - pojazdy historyczne nie będą w pełni zwolnione spod zakazu wjazdu. Uważam, że każdy powinien bez 
ograniczeń móc poruszać się sprawnym pojazdem, bez obostrzeń związanych z normami euro. Takie tematy rozwiązują się samoistnie, 
ponieważ z roku na rok wiek samochodów się zmniejsza, dlatego nie ma powodu do wprowadzania tak drastycznych ustaw.

1.8.25 20:11:47 Strefa czystego transportu w tym wydaniu to jest czysta utopia, powinna obejmować takie rejony jak strefy płatnego parkowania ale też nie wszystkie. Szpitali w Krakowie jest znacznie więcej do których muszą się dostać pacjenci często mający ograniczenia ruchowe, a parkingów Park 
and Ride jakoś nigdzie nie widać a nawet gdy by były to trzeba do nich dojechać.

Pytanie się nasuwa czy samochód benzynowy ze zużytym silnikiem spalającym olej jest bardziej ekologiczny od diesla z normą euro 5 w dobrej kondycji. Normy powinny być dla benzyny 
euro 4, dla diesla euro 5 w pierwszych trzech latach potem adekwatnie benzyna euro 5, diesel euro 6, takie rozwiązanie daje możliwości organizacji przez miasto transportu publicznego 
jako alternatywy a ludziom przesiadki na lepsze samochody.

Wyłączenia można po stopniować w czasie i powinny dotyczyć wszystkich bez wyjątku 
tak mieszkańców jak przyjezdnych

To rozwiązanie jest może drogie ale dla sporadycznie jeżdżących do Krakowa bardzo dobre. Jadąc do centrum handlowego można jednorazowo skorzystać. To rozwiązanie jest mocno dyskryminujące dla ludzi pracujących w Krakowie i dojeżdżających z okolic. Najpierw może trzeba pomyśleć o 
transporcie publicznym a później wprowadzać gnioty ustawowe. Trzeba zapewnić ludziom alternatywę komunikacyjną a nie tworzyć 
niedostępnej twierdzy Kraków.

1.8.25 20:12:59 Tak, należy! Wprowadzenie granic jest krzywdzące dla wszystkich mieszkańców Krakowa! Obecna sytuacja Polski jest dramatyczna. Jesteśmy dociskani przez Unię Europejską i zatracamy państwo. Cała ta 
strefa to jest czyste, ale wyciąganie od ludzi pieniędzy! Oczywiście nie wierzę, że te ankiety cokolwiek zmienią, bo to już jest z góry podpisane/ustalone. Moja propozycja jest następująca: skoro ustawa wejdzie, 
to sklasyfikowane i dopuszczone pojazdy powinny mieć darmowe parkowanie w strefach parkowania na terenie całej strefy! To byłoby uczciwe zagranie!

Uważam, że wszystkie miejsca strategiczne jakimi są szpitale powinny dostępne dla wszystkich pojazdów! Prokocim jest najbardziej 
wysuniętym szpitalem w Krakowie. Co z mieszkańcami południa? Cała ta ustawa była pisana na kolanie i tylko ktoś "mądry" to mógł 
napisać.

Jednym kryterium jakie dopuszcza samochód do jazdy powinny być OSKP i one wbijają czy pojazd nadaje się do jazdy i czy posiada sprawny katalizator! To powinno być jedyne kryterium. Powinno być przedłużone do 10 lat wyłączenia! Nie jesteśmy gotowi na takie projekty. 
Państwo Polskie, Kraków i inne uciskane miasta mają duże zadłużenia, założenia 
budżetowe wydawane są na ********. Coraz więcej betonozy, coraz mniej parków, 
miejsc do zrelaksowania się, ale tego włodarze nie widzą, a wręcz wspierają i lobbują!

Oceniam to jako złodziejstwo w biały dzień! Wiadomo po co to powstało i na pewno nie jest to chęć zadbania o nas a tym bardziej o ekologię! To tak jak nie masz rezerwacji do klubu, to jak dasz w 
łapę bramkarzowi to możesz wejść. Identyczny proceder! Stanowcze nie! 

Jak już ma coś być dla Krakowian, to na wgląd, że płacą tutaj podatki powinni dostać więcej przywilejów! Tylko nie takich jak były ostatnio 
przy zmianie stawek biletów miesięcznych! Ludzie płacący podatki w Krakowie, ale dojeżdżający MPK'iem poza miasto płacą jak ci co nie 
płacą podatków. Absurd! To było świństwo i okradanie uczciwych ludzi!

1.8.25 20:18:22 obszar strefy należałoby ograniczyć do minimum np. kazimierz albo okolice rynku. Skoro nie jest wymagane jaki ma mieć obszar, to zróbmy ją niedużą, aby pieniądze nie przepadły, ale dajmy mieszkańcom 
swobodnie się przemieszczać bez wymuszania zakupu droższych aut

to stanowczo za mało przy założeniu ze sct bedzie w całym miescie. Dlaczego jedne miejsca maja byc ważniejsze od drugich? Dlaczego 
nie ma wszystkich p+r albo stacji kolejowych na obrzeżach miasta? Obiekty parkingowe nie są z resztą dostosowane, aby nagle przyjąć 
znacznie wieksza liczbe aut

uważam, że obecnie proponowane normy są za wysokie jak dla aut, które już są w posiadaniu mieszkańców krakowa 5 lat nie zmienia faktu, że zamiast mieć cały czas jeden zadbany samochód, mieszkaniec 
będzie go musiał wymienić

jeśli strefa byłaby tylko w centrum, to rozwiązanie ma sens, ale jeśli to całe miasto, to jest to zwykły bandytyzm 

1.8.25 20:18:53 Obszar pierwszej obwodnicy w centrum miasta i obszar Kazimierza Park Jordana, Zoo, muzea typu Lotnictwa Uważam że jeśli coś jest problemem to waga i rozmiar samochodów, sama strefa jest absolutnie zbędna bo auta co roku statystycznie są coraz leszpsze jeśli chodzi o normy a zabytki to 
ułamek promila kilometrów przebiegu 

Mieszkańcy Krakowa powinni być wyjęci z wymogów strefy - tu płacą podatki i mają 
prawo tu żyć tak jak ich stać 

To złe rozwiązanie - to prosty krok do zbudowania systemu opłat dla wszystkich za jakiś czas, podobnie jak reszta kontynentu obrastamy w przepisy i ograniczenia zabijając wolność i kreatywność Pojazdy zabytkowe są promilem promila zanieczyszczeń, robią klimat i są pasją, jako takie powinny być wyjęte z zakazu wjazdu 

1.8.25 20:20:25 Strefa jest zbyt duża. Należy rozważyć jej zmniejszenie. Należy uwzględnić muzea, teatry, galerie sztuki. Nie można ludzi odcinać od kultury. Euro 1 dla benzyny Euro 4 dla diesli Do czasu wyrejestrowania pojazdu przez obecnego właściciela mieszkańca Krakowa Źle. Płacenie za zbyt wysoką emisję nie oczyści powietrza. 
1.8.25 20:21:43 Należy ją tak zmodyfikować, zeby dotyczyła wyłącznie płyty Rynku Głównego. Powinien być dostępny cały Kraków za wyjątkiem płyty Rynku Głównego. Dopuszczalny standard pojazdów => Euro3 Proponuję 50 lat Cena za wjazd 0,1 PLN na dobę zamrożona na 50 lat. Wszystkie pojazdy w standardzie Euro3 lub wyższym powinny być wyłączone z zakazu wjazdu do SCT.
1.8.25 20:23:22 Strefa do pierwszej obwodnicy Diesel min euro 4, benzyna euro 4, zwolnienie dla CNG, LPG i hybryd 10 lat Tak dla osób spoza Krakowa, nie dla mieszkańców Inwalidzi
1.8.25 20:25:23 Jeżeli samochód przechodzi przegląd i jest wymóg określonej emisji spalin i jest ona poprawna, to według mnie samochód jest sprawny technicznie czyli spełnia wymogi. Proszę się 

zainteresować Stacjami Kontroli Pojazdów. Określenie normy Euro nie jest równoznaczne z emisją spalin, nowsze samochody często są w gorszym stanie technicznym. Nie powinno być to 
w ogóle brane pod uwagę. 

Jeżeli SCT wejdzie w życie samochody mieszkańców jak i wjeżdżających w strefę powinny 
być traktowane na równych zasadach. 

Nie jest to rozwiązanie według mnie sprawiedliwe z uwagi na to, że większość z pracujących ludzi w Krakowie płaci podatki w Krakowie,a mimo dopuszczenia samochodów mieszkańców osoby 
mieszkające na granicach Krakowa będą musiały płacić podatek żeby poruszać się po mieście, a mieszkańcy do 2030 roku nie będą płacić podatku. W związku z tym czy samochód z Euro 3 który 
zapłaci podatek od wjazdu będzie produkował mniej spalin? Czy jest to tylko budżet dla miasta?

Jeżeli SCT wejdzie w życie samochody mieszkańców jak i wjeżdżających w strefę powinny być traktowane na równych zasadach.

1.8.25 20:25:29 Tylko historyczny rynek krakowa Cały Kraków beż sct bo ta strefa to kpina Jeśli już to euro 2 dla benzyny i euro 4 diesel oraz wykluczenie lpg CNG i hybryd Brak Sct chyba że Kraków kupi nowe auta mieszkańcom Złodziejstwo Niw wygłupiajcie się z tym sct bo to kpina 
1.8.25 20:26:09 Jestem całkowicie przeciwny strefie czystego transportu. Jestem całkowicie przeciwny strefie czystego transportu Jestem całkowicie przeciwny strefie czystego transportu Jestem całkowicie przeciwny strefie czystego transportu Jestem całkowicie przeciwny strefie czystego transportu Jestem całkowicie przeciwny strefie czystego transportu
1.8.25 20:27:34 Obniżenie wymagań dla samochodów spalinowych do Euro 5. W tej chwili jest sporo transportu publicznego podmiejskiego, dymiącego i stanowiącego znakomitą większość zanieczyszczeń powietrza w 

Krakowie. Ograniczenie wjazdu do samochodów poniżej Euro 5 będzie wystarczające. Sprawny silnik, ze sprawnym układem DPF znacząco wpłynie na jakość powietrza. Nie ma potrzeby przechodzenia na 
normę Euro 6.

Ograniczenie obszaru do Starego Miasta. Euro 5 dla silników wysokoprężnych. Sprawny układ DPF zatrzymuje znakomitą większość zanieczyszczeń. Wystarczą kontrolę policji dotyczące braku wyciętego/przebitego DPFa. 5 lat dla samochodów zarejestrowanych i mieszkańców Krakowa. Nie ograniczać jedynie 
do mieszkańców. Są ludzie, którzy mają kilka miejsc zamieszkania i ciężko zmieniać 
wszystkie adresy na Kraków tylko po to, żeby móc wjechać do miasta.

Bez sensu - albo poprawiamy powietrze, albo liczymy na dodatkowe miliony do budżetu miasta nadal trując mieszkańców starymi autobusami i busami podmiejskimi w ramach za opłatę.... Samochody zabytkowe, klasyki.

1.8.25 20:29:37 Strefa powinna obejmować tylko historyczne centrum, czyli wewnątrz Plant. Obszar jest złą propozycją. Stosowanie norm emisji spalin nie ma najmniejszego sensu. Samochody z normą euro 2-3 z silnikami poniżej 1 litra emitują mniej szkodliwych związków niż samochody z normą euro 6 z 
dużymi silnikami.

Rozwiązanie nie ma sensu. Większość osob jezdzi starymi samochodami z konieczności. Takich osób nie stać na opłaty za wjazd.

1.8.25 20:30:49 Ścisłe centrum ok, NIE dla całego miasta OK Diesle tylko najnowsze, benzyna EURO 3 OK NIE OK
1.8.25 20:33:15
1.8.25 20:33:46 Rynek główny Całe miasto poza rynkiem głównym Użytkowanie samochodów przez wiele lat obniża uciążliwość przemyslu Ograniczyć strefę tylko do rynku głównego i zapomnieć o temacie Komunistyczne nabijanie sobie kasy miasta wymyślone przez biurokratów w celu utrzymania zatrudnienia Ograniczyć sct do rynku głównego i zakończyć ta biurokratyczną farsę 
1.8.25 20:35:15 Uważam że nie należy wprowadzać strefy czystego transportu, jest to ograniczenie swobód obywatelskich, skoro samochód jest dopuszczony do ruchu, nie powinno się zakazywać  wjazdu Uważam że do tych wyłączeń powinno zostać dopisane centrum miasta, wiele osób przyjeżdża do urzędów, oraz instytucji w celu 

załatwienie spraw, często administracyjnych, więc powinni móc dojechać do urzędów. W przeciwnym razie należy umiejscowić urzędy 
po za strefami czystego transportu

Uważam że nie powinno być takich ograniczeń, jeśli już się je wprowadza powinien być powinno dotyczyć aut wyprodukowanych przed 2000 rokiem. Wiele osób mniej zamożnych i 
starszych nie stać na wymianę auta na nowsze, te ograniczenia powinny być wprowadzane stopniowo 

Aut mieszkańców jest najwięcej więc uważam że powinno ograniczenie obowiązywać 
wszystkich lub okres wyłączenia powinien dotyczyć wszystkich, zarówno mieszkańców, 
turystów, delegacje różnych oficjeli i urzędników

Najwięcej pojazdów należy do mieszkańców więc również ich powinien dotyczyć zakaz, który uważa,m za absurdalny mimo wszystko. Opłata skłania się kutemu że ludzie bogaci i tak wjadą bo 
zapłacą a np emeryci, mający niskie emerytury i nie będzie ich stać nie wjadą. Jest to nie równość i dyskryminacja

Uważam że taka strefa powinna obowiązywać wszystkich albo nikogo. Nie każdy chce rejestrować pojazd jako zabytkowy nawet jeśli może 
to zrobić. Mając 2 identyczne modele samochodu jednym można wjechać innym nie to jest dyskryminacja. Samochody specjalne też 
można wymienić na takie, które spełniają normy. Samochody specjalne np straży pożarnej często produkcją sięgają lat 80, dlaczego te stare 
samochody mogą truć a nowsze osobowe z lat 2000 już nie mogą. Albo ograniczenie dotyka każdego i każdy musi wymienić pojazd albo 
nikt. 

1.8.25 20:36:09 tak zmiana z euro 6 na euro 5 dla diesla tak zmiana z euro 6 na euro 5 dla diesla
1.8.25 20:36:13 Granica powinna zostać tak jak jest czyli Rynek i Kazimierz Obostrzenia całego miasta i zmuszanie ludzi do zmiany pojazdów na które ich nie stać nie jest w porządku Nie zgadzam się z taką propozycją rozumiem emisję zmniejszyć na euro 4 a nie euro 6 Tak ale się z nimi nie zgadzam za wysoka emisja Nie zgadzam się Nie zgadzam się Zostawić euro 4 
1.8.25 20:36:45 Plac wszystkich świętych przed urzędem miasta. Sct tylko na placu wszystkich świętych rozwiązuje ten problem Uciążliwość dla środowiska wynika z ciągłej produkcji należy używać rzeczy jak najdłużej Ograniczenie SCT do placu wszystkich świętych rozwiązuje problem Dodatkowy ukryty podatek aby utrzymać biurokrację Prze ograniczeniu strefy do placu wszystkich świętych jedyną grupą którą można by zwolnić sa pracownicy urzędu miasta ale myślę że 

byłoby to zbyt niekorzystne dla środowiska 
1.8.25 20:37:10 ścisłe centrum, ograniczone II wewnętrzną obwodnicą. odpowiedź na pytanie #1 implikuje bezcelowość pytania #2. nieważne jaki będzie, jeśli to ma być EURO5 to niech to będzie dokładnie dla WSZYSTKICH pojazdów: diesla, benzynowych i przede wszystkim specjalnych - powinna być równość, 

ekstremalna równość, brak jakichkolwiek wyłączeń. bo jeśli ktoś może truć to dlaczego ktoś inny już nie powinien?
dla mieszkańców powinna być bezterminowa możliwość już zarejestrowanych pojazdów. 
Zgodnie z zasadą ochrony praw nabytych.

Czy to projekt mający na celu ochronę powietrza czy zarobienie kasy? To pytanie obnaża prawdziwe intencje - Nie powinno być możliwości wykupywania tego typu wjazdówek. Wszelkie wyjątki są złe. Norma powinna (nawet jeżeli miałby to być  wyższy poziom emisji) być dostosowana i równa dla wszystkich.

1.8.25 20:38:25 Strefa tylko na samo centrum Krakowa. W Krakowie nie powinien być utrudniany dojazd. Strefa powinna być tylko na centrum a nie na całe miasto ! Emisja dla diesla jest niedopuszczalna. Nienormalnym pomysłem jest żeby samochody po 2018 mogły wjechać do Krakowa od 2030. To 12 letnie auta. Wiele firm padnie przez takie 
rozwiązanie a usługi w Krakowie zdrożeją.
Euro 6 powinno być w dieslu 

Jest to za krótki okres. Wiele rodzin nie będzie stać na zakup nowych samochodów w 
takim czasie. I to z młodymi rocznikami 

Rozbój... Auto 30 letnie co kopci może wjechać jak zapłaci bo wtedy nagle jest eko 

1.8.25 20:39:17 Najlepszym rozwiązaniem będzie całkowite zrezygnowanie z wprowadzenia SCT. Najlepszym rozwiązaniem będzie całkowite zrezygnowanie z wprowadzenia SCT. Najlepszym rozwiązaniem będzie całkowite zrezygnowanie z wprowadzenia SCT. Najlepszym rozwiązaniem będzie całkowite zrezygnowanie z wprowadzenia SCT. Najlepszym rozwiązaniem będzie całkowite zrezygnowanie z wprowadzenia SCT. Najlepszym rozwiązaniem będzie całkowite zrezygnowanie z wprowadzenia SCT.
1.8.25 20:44:04 Zapoznałem się. Moja propozycja to brak strefy Uważam że samochodów nie posiadających normy euro 3 jest tak mało że nie ma sensu z tym walczyć. A co za tym idzie nie mam to wpływu na nasze powietrze. Mieszkańcy nie powinni być brani pod uwagę przy strefie tylko samochody przyjezdne. Tragiczne. Widać że nie chodzi i ekologię tylko o kasę. Uważam że samochody powinny mieć sprawdzane spaliny i dostawać naklejki jaka spełniają normę spalin ponieważ mam samochód z 

89roku i według spalin mieści się w euro 3 a na widownię euro 1 ponieważ nie było innych norm w tym roku produkcji. 
1.8.25 20:45:35 SCT obejmuje zdecydowanie za duży obszar. Obręb II obwodnicy uważam za maksymalny który można przyjąć. Przyjmując proponowany standard emisji spalin wiele osób nie będzie mogło dojechać do swoich miejsc pracy. Osoby pracujące nawet blisko IV obwodnicy nie będą mogły dojechać do 

pracy. Średnia wieku auta z silnikiem diesla jest większa niż wiek auta w proponowanym SCT.
To rozwiązanie jest całkowicie niezrozumiale, wniesienie opłaty w żadnym stopniu nie zmniejsza emisji spalin pojazdu. Wyjątki to wprowadzenie kolejnych nierówności i dyskryminacja

1.8.25 20:46:49 SCT należy tak zmodyfikować że nie powinna istnieć!! Strefa dyskryminuje ludzi których nie stać na nowsze auto,dzieli na bogatych i biednych, powoduje wykluczenie komunikacyjne i cofa wielu kierowców o 
30 lat kiedy się marzyło o własnym samochodzie!!!

Szpitale, przychodnie, gabinety specjalistyczne, kościoły, cmentarze, a co jeśli ktoś ma rodzinę w Krakowie i często ją odwiedza? 
Zostanie wykluczony?? To jest nie do przyjęcia!!!

Jeśli wiecie jaki jest średni wiek pojazdów w Polsce to sobie wyobraźcie że wymagania dotyczące roku produkcji oraz normy euro są nieakceptowalne!!! Są zdecydowanie zbyt 
wygórowane i nieadekwatne do realiów gospodarczych i siły nabywczej Polaków!

I taki np emeryt czy ręcista lub ktoś na najniższej krajowej odłoży w czasie 5 lat na 
nowszy samochód??? Stważacie udrękę i zmartwienia dla ludzi!!! Bandyctwo!!!

Ktoś kogo nie stać na lepsze auto ma płacić?! To najmniej zamożni mają płacić żeby byli jeszcze biedniejsi?!!! A w konsekwencji aby ich jeszcze bardziej nie było stać na lepszy samochód?!!! Kpina z 
ludzi!!! Takich ludzi powinniście wspierać a nie im dowalać!!!

Dzielenie dzielenie i jeszcze raz dzielenie społeczeństwa na lepszych i gorszych, tylko to osiągnięcie tą absurdalną strefą!!! To nie powinno 
mieć miejsca!!! SCT do kosza!!! Nie idźcie tą drogą, a jeśli pójdziecie mam nadzieję że wyborcy wam wystawią rachunek w następnych 
wyborach!!!

1.8.25 20:47:18 Strefa czystego transportu powinna obowiązywać wyłącznie w obrębie pierwszej obwodnicy miasta. Mieszkańcy powinni mieć swobodny dostęp do poruszania po wszystkich dzielnicach Krakowa, wyjątkiem może być pierwsza 
obwodnica, która z założenia jest obszarem turystycznym.

Kryterium wiekowe nie jest rozsądnym rozwiązaniem. Powinniśmy skupić się na stanie technicznym pojazdów, które powinny spełniać warunki określone w momencie homologowania 
danego samochodu. Auta niespełniające wymogów określonych w świadectwie homologacji powinny być eliminowane z dróg. 

Jak wyżej, kryterium wiekowe jest populistycznym rozwiązaniem, skupmy się na stanie 
technicznym aut poruszających się po krakowskich drogach.

Rozumiem, że po wniesieniu opłaty auto zacznie emitować mniej zanieczyszczeń? Czyżby była to dodatkowa forma opodatkowania kierowców? Powinna panować zasada równości dla wszystkich pojazdów poruszających się po drogach. Czy pojazdy wyłączone z urojonych regulacji 
urzędników emitują mniej zanieczyszczeń? 

1.8.25 20:49:54 Granica strefy powinna obejmować ościenne gminy do 30 km od granic miasta.  Sama strefa w granicy miasta nie ma najmniejszego sensu. Jeżeli już, to strefa powinna obejmować tylko ścisłe centrum miasta, 
bez obrzeżnych dzielnic.

Nie jest to dobra propozycja. Żadnych wyjątkow, jeżeli istnienie strefy zaproponowanej wg ustawy ma być w określonych granicach to 
należy tego przestrzegać,  w innym przypadku ustawa nie ma najmniejszego sensu i jedynie ogranicza tylko mieszkańców miasta co do 
środka transportu. 

Każdy samochód który przeszedł pozytywnie przegląd na stacji kontroli pojazdów powinien być dopuszczony do ruchu w strefie czystego transportu. Zaproponowane przez ustawodawcę 
wymagania sa tylko kolejnym dodatkowym wymyslem nie mającym odzwierciedlenia w rzeczywistości. Jest to ograniczenie wolności obywatelskich, gdyż narzuca się mieszkańcom 
posiadanie samochodu z danego roku produkcji/standardu emisji. Nie każdego mieszkańca będzie stać na wymianę samochodu i dlaczego ma on zmieniać samochody który przeszedł 
przegląd techniczny tylko z powodu nie spełnienia ww kryteriów zaproponowanych w ustawie o SCT. 

Absurdalny pomysł.  Jest to tylko kolejnym sposób na pobieranie opłat przez miasto. Zero konsekwencji, biorąc pod uwagę liczbę osób wjeżdżających codziennie do miasta a nie będących jego 
mieszkańcami.  Jeżeli chodzi o czystość powietrza niewiele się zmieni.  Jedynie co ulegnie zmianie to wpływ dodatkowych środków pieniężnych do urzędu miasta. Czyli samo założenie SCT nie będzie 
spełnione-dalej emisja spalin będzie wysoka. Z perspektywy mieszkańca to on będzie ponosił najwięcej strat po wprowadzeniu SCT, a nie będzie to miało żadnego przełożenia na jakość powietrza!

Żadnych wyjątkow oprócz pojazdów należących do mieszkańców miasta.

1.8.25 20:57:27 Rynek główny Jak SCT będzie na rynku to nie trzeba wpisywać wyjątków Na rynku zakaz nawet rowerów i hulajnog Co to za bzdura że jak umiera właściciel to rodzina nie może zarejestrować 
odziedziczonego auta????????????

Mieszkaniec to ktoś kto tu mieszka a nie ktoś kto składa pita.
Turyści to niech więcej płacą może w końcu przestaną przyjeżdżać i miasto będzie dla mieszkańców, jeszcze samolotom doliczcie za emisję bo one najwięcej trują.

Nie po to ludzie trzymają zabytki żeby nimi nacodzień jeździć, a te przepisy w tej formie uniemożliwiają kolekcjonowanie, nabywanie, 
dziedziczenie takich aut. Za same klasyki będziecie miliony odszkodowań wypłacać.

1.8.25 20:59:36 Ścisłe centrum, stare miasto! Ten obszar jest złą propozycją Powinny być robione testy na stacji diagnostycznej wydajności katalizatorów.nie wszystkie stare auta są w agonalnym stanie Nie każdego stać na nowe auto a wielokrotnie starsze auta małolitrażowe mają dużo 
mniejszą emisję szkodliwych gazów i pyłów

Niewielka opłara jest ok , ale poraz kolejny temat opiera się o najbiedniejszych w czasie gdzie wszystko drożeje i ludzi żyjących z dnia na dzień nie bedzie stać na auto ,a co za tym idzie nie dojadą do 
pracy lub ją stracą

W dni parzyste jeździ parzysta rejestracja itd 

1.8.25 21:01:43 Według mnie sct powinno obowiązywać w środkowej części Krakowa np. okolice Wawelu, rynku, ronda matecznego ,grunwaldzkiego najbliższe okolice środka miasta. Granice miasta powinny nie być objęte sct np. droga krajowa nr 79 Normy emisji zostały zbyt zawyżone nie wszystkich stać by kupować 12- letnie auta a następnie po 5 latach znów je wymieniać jestem mieszkańcem Krakowa który wynajmuje 
mieszkanie.Aby móc dalej mieszkać w mieście muszę pracować a aktualnie dojazd do mojej pracy komunikacją jest nie możliwy natomiast moje auto jest z 2007 roku a więc nie spełnia 
emisji normy. Według mnie obrzeża Krakowa powinny być wyłączone z sct lub powinny mieć mniejsze wymagania niż centrum miasta gdzie jest największy ruch pieszy i komunikacyjny.

Tak powinno być zmienione ponieważ osoby nie mieszkające w Krakowie niczym się nie 
różnią od osób mieszkających w mieście natomiast teraz jest to jawna dyskryminacja.

Te rozwiązanie jest mega do bani ponieważ są to ogromne kwoty Również jest to jawna dyskryminacja żaden ksiądz czy inne duchowne osoby nie są wyjątkowi i nie powinny być wyróżnieni od społeczności.

1.8.25 21:02:37 Żadna propozycja zmiany. Nie wprowadzać jej! Normy Euro oraz rok produkcji samochodu nie mają żadnego związku z emisją spalin. 
Najpierw miasto korkują urzędnicy wprowadzając ścieżki rowerowe i buspasy a odpowiedzialność za to zwalają na obywateli. Jak system komunistyczny czy jedyna słuszna partia - 
naprawia się problemy, które samemu się stworzyło.

A co w przypadku gdy samochód nie jest zarejestrowany na mnie tylko moją narzeczoną, 
która zameldowana jest w innym województwie, a oboje wynajmujemy za gruby hajs 
mieszkanie w Krakowie i tu wydajemy ciężko zarobione pieniądze? Nie posiadam 
meldunku w KRK ani karty mieszkańca. Prawo tego nie wymaga. A żyję w KRK jak każdy 
inny.

Czyli haracz pieniężny jakimś cudem oczyszcza powietrze i sprawia, że starszy samochód nagle staje się mniej szkodliwy dla środowiska? Zależy wam tylko na pieniądzach.

1.8.25 21:05:16 Nie zgadzam się na strefę. Nie zgadzam się na wprowadzanie stref Nie zgadzam się na wprowadzenie stref Nie zgadzam się na wprowadzenie stref ŹLE Nie należy dzielić ludzi a tych co mogą gdzieś czymś wjechać i na tych co nie mogą. Nie można wymuszać na obywatelach zmiany pojazdu 
wbrew jego woli i nie można ograniczać wolności.

1.8.25 21:05:26 Rynek i ulica Grodzka
1.8.25 21:05:37 Brak SCT w Krakowie Każde miejsce powinno być dostępne Każde auto powinno być wpuszczane do Krakowa Każde auto powinno być dopuszczone do jazdy po Krakowie Każde auto powinno wjechać bez opłat. Żenada 



1.8.25 21:05:42 Brak strefy. Aktualne wymagania są bez sensu. Przykład: mały, ekonomiczny, ale stary diesel jest teoretycznie bardziej szkodliwy od nowego, ale paliwożernego SUVa z silnikiem V8. Bez wymogów dla mieszkańców. A co z tymi opłatami będzie robić miasto?! Każdy pojazd powinien zostać uwzględniony.
1.8.25 21:06:28 ŻADNEJ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU !!- TO JEST UTOPIA I PRÓBA DALSZEGO WYŁUDZANIA PIENIĘDZY OD OBYWATELI. ŻADNEJ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU !!- TO JEST UTOPIA I PRÓBA DALSZEGO WYŁUDZANIA PIENIĘDZY OD OBYWATELI. BZDURA !!! ŻADNEJ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU !!- TO JEST UTOPIA I PRÓBA DALSZEGO WYŁUDZANIA PIENIĘDZY OD OBYWATELI. ŻADNEJ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU !!- TO JEST UTOPIA I PRÓBA DALSZEGO 

WYŁUDZANIA PIENIĘDZY OD OBYWATELI.
BZDURA I CZYSTE ZŁODZIEJSTWO !!! BZDURA !!!! ŻADNEJ STREFY CZYSTEGO TRANSPORTU !!- TO JEST UTOPIA I PRÓBA DALSZEGO WYŁUDZANIA PIENIĘDZY OD OBYWATELI.

1.8.25 21:07:29 Strefa SCT ograniczona do ścisłego centrum - dzielnica Stare MIASTO i Kazimierz Nie standard emisji tylko faktyczną emisja! Czy wniesienie oplaty eliminuje zwiększoną emisję? Zgadzam się.
1.8.25 21:07:53 Uważam, że strefa czystego transportu powinna sięgać najwyżej do pierwszej obwodnicy Krakowa. Uważam, że ten obszar jest dobrą propozycją jak każdy inny. To znaczy, że nie należy karać ludzi za posiadanie starszych pojazdów i 

wzbranianie im wjazdu w różne, ważne dla nich obszary. Niezależnie czy jest to szpital, apteka czy miejsce pracy.
Uważam, że wymagania dla pojazdów benzynowych powinny wynosić maksymalnie normę euro 2 a dla diesli euro 4. Pojazdy benzynowe euro 2 i napędzane olejem napędowym - euro 4 i 
wzwyż dopuszczone do wjazdu do strefy.

Moim zdaniem mieszkańcy nie powinni być objęci wymogami SCT w ogóle. Spędziłem tu 
całe swoje życie, a możliwe, że z tak błahego powodu jak SCT, będę zmuszony 
wyprowadzić się z Krakowa. 

Takie rozwiązanie kojarzy mi się tylko i wyłącznie z systemem w którym ludzie bardziej zamożni mogą obchodzić ograniczenia SCT ile tylko pragną, natomiast przeciętny obywatel musi liczyć się z 
tym, że po prostu nie będzie go stać na takie opłaty. Dla mnie jest to absurdalne, że parę złotych może zmienić to czy samochód jest eko czy nie. 

W wyjątkach wyłączonych z SCT zauważyłem także pojazdy należące do „kościelnych osób prawnych”. Nie do końca rozumiem ten zapis. 
Oznacza on, że duchowni mogą jeździć po mieście czymkolwiek chcą, gdziekolwiek zechcą? W tym samym czasie mieszkaniec Wieliczki nie 
może dojechać do pracy? 

1.8.25 21:09:09 Norma dla samochodów z silnikiem diesla zbyt rygorystyczna. Może lepszym sposobem byłoby wyłapywanie kopciuchów przez mobilne kontrole. Nie wszyscy dbają o stan silnika i tych 
właśnie trzeba eliminować, a nie pozwalać im za pieniądze wjeżdżać do miasta i wtedy jest ok.

Od 35 lat pracuję w Krakowie. Urodziłem się i mieszkałem w Krakowie. Ożeniłem się i 
mieszkam obecnie w Myślenicach. Wymieniłem samochód spełniający wymogi SCT już 2 
lata temu ,aby mieć spokój. Przy obecnych założeniach będę musiał zrobić to samo przed 
upływem 5 lat. Pracuję w budżetówce, ostatni zakup spłacałem 2.5  roku. Doicie ludzi z 
kasy. Miasto tylko dla ludzi z wypchanymi kieszeniami. Chcesz wjechać płać ,chcesz 
parkować płać. Do tego jeszcze jakiś rodzaj segregacjii

1.8.25 21:10:32 Tak Są zbyt restrykcyjne 10 lat Kraków nie jest przygotowany na takie rozwiazania Albo wszyscy albo nikt
1.8.25 21:10:34 Tak, należy zmodyfikowac Wymagania są zbyt restrykcyjne Min. 10 lat Nasze miasto nie jest przygotowane na takie rozwiązanie Zakaz powinien dotyczyć wszystkich  bez wyjątku
1.8.25 21:11:42 Strefa nie powinna co do swego kształtu wpływać na życie codzienne ludzi. Kraków bez osób przyjezdnych może stać się miejscem nieprzyjazdnym dla biznesu. Wiele osób z powodów osobistych ale przede 

wszystkim finansowych nie może obecnie pozwolić sobie na zakup domu czy mieszkania w Krakowie. Dlatego dziesiątki tysięcy osób codziennie dojeżdżają do Krakowa. Można zgodzić się, iż ścisłe Centrum 
(strefa A/B) mogą potencjalnie stać się miejscem o ograniczonej emisji ale generalizowanie w przypadku relatywnie biednego kraju jakim jest nadal Polska na scenie EU jest niesprawiedliwe. Tym bardziej, iż na 
Strefie skorzystają przede wszystkim koncerny motoryzacyjne a nie PKP czy MPK ponieważ na dzień dzisiejszy nie ma pełnej siatki połączeń z każdego kierunku. Dobrym przykładem są choćby Myślenice, 
odizolowane kolejowo od Krakowa w rejonie których mieszka bardzo dużo osób pracujących codziennie w Krakowie (a zatem budujących dobrobyt Krakowa swoją pracą). Uważam, iż strefa powinna być 
powiększana wraz ze wzrostem majętności ale też stopniowo aby móc na miejszym obszarze (a więc łątwiejszym do kontroli) móc sprawdzić skuteczności, wady, zalety i na ich podstawie podejmować kolejne 
decyzje o jej powiększeniu. Do tej pory okres popandemiczny jest bardzo trudny finansowo dla osób nie tylko aktywnych zawodowo. Nigdy rewolucje nie przynosiły dobrych owoców. Należy zatem umieć uczyć 
się na błędach. Tym bardziej, że śladami Warszawy włączenie całego obszaru będzie martwym przepisem bo nie jest możliwe do realizacji oraz upilnowania ale również egezkucji takiej ilości mandatów, opłat, 
wniosków, nalepek itp... To na pewno skończy się blokadą systemu i poważnymi problemami. Nigdy nie było inaczej a przekonanie, że to będzie ten pierszy jest z natury błędnym założeniem.

Na pewno większe parkingi powinny móc być dostępne ale jak pisałem wcześniej strefa powinna być wprowadzana i monitorowana 
etapami a nie poprzez rewolucyjne i pozbawione możliwości wpisu, egzekucji oraz optymalizacji ze względu na stworzony w ten 
sposób bałagan. Nie popełniajmy błędów innych. Uczmy się i opierajmy na ewolucji a nie rewolucji.
Należy zdać sobie sprawę, iż dla pewnych Organizatorów Strefa będzie raczej odstręczać od organizowania imprez czy koncertów. Na 
pewno nie będzie zachęcać. 
Moim zdaniem to kolejna propozycja gdzie nie liczą się ludzie (w tym niestety mieszkańcy) a interes obcych koncernów 
(informatycznych, samochodowych itp). 

Wiele osób rozumie potrzebę redukcji emisji a więc również SCT ale nigdy nie powinno to się dziać kosztem ludzi (w tym mieszkańców).
Biorąc pod uwagę populację aut EURO3 powinno być w pierwszym etapie strefy ale przy założeniu, że auta zarejstrowane w Krakowie do tej pory powinny mieć prawo wjazdu. Wiadomo, 
iż z biegiem lat większość z nich zniknie z ulic jako naturalny proces dlatego, iż brak części oraz koszty utrzymania za tym przemówią. Nie róbmy z ludzi starszych lub o niższym statusie 
ofiar. Nie każdy ma niestety , nawet mieszkając w Krakowie dobrego dostępu to MPK.
EURO3 mogłoby być dobrym poziomem emisji dla pierwszej daty ale wciąż dopuszczając ruch aut prawnie zarejstrowanych w Krakowie do tej pory. 

Auta prawnie zarejstrowane w KRakowie powinny mieć prawo użytkowania. To wcale nie 
jest problem bo auta znikną za jakiś czas same a brak możliwości rejestracji w Krakowie 
aut niespełniających określonej normy to przypieczętuje.
Tak wiele osób niepełnosprawnych, starszych niedołężnych posiada auta starsze.
Niektóre z aut są specjalnego wykonania (posiadają przeróbki) więc zakup nowego wiąże 
się z kojenymi wydatkami o ile takie auto jest dostępne. Osoby starsze nie mają równych 
szans podobnie jak gorzej sytuowani mieszkańcy. Myślę że na podstawie dostępnych 
danych można ocenić ile i jakich aut wyjdzie z użytkowania po 5 latach ale nadal wiele 
osób biedniejszych nie poradzi sobie aby przez 5 lat uzbierać na nowe auto.

Jak wcześniej argumentowałem prawo nie powinno działać wstecz ani penalizować pewnych grup społecznych.
Miasto straci na takim podejściu pod kątem inwestycji i atrakcyjności.
Wyłączenie aut zarejestrowanych legalnie jest naruszeniem podejścia do człowieka jako istotny nadrzędnej wobec prawa. Wiele osób rozumie i zgadza się z niemożnością rejestrowania w Krakowie 
aut niespełniających norm emisji i to jest jasne ale odcinanie aut przez 2005 jest zabiegiem zbyt uderzjącym w biedniejszych przy słabym pokryciu MPK oraz PKP oraz brakiem odpowiedniej ilości 
parkingów poza albo w granicach strefy.
Dodatkowo penalizowanie aut historycznych lub zabykowych jest niezrozumiałe. Ich właściciele dbają o nie i są one często w lepszej kondycji niż auta nowsze z Euro4 czy Euro5. Są na to statystyki. 
Auta zabytkowe często jeżdżą więcej niż 30 czy 50 dni w roku. Nie tylko w Krakowie ale wiele miłośników nadal w KRakowie mieszka i dlaczego auta dopuszczone do ruchu w całej Europie nie mają 
jeździć w KRakowie? Skąd takie zasady? Kto wymyślił tę ilość dni? To zupełnie niezrozumiałe.

5 lat nie rozwiążuje sprawy. Auta krakowian powinny móc się poruszać a za kilka lat (czy 5 a może 3 a może 7) same znikną z ulic o ile nie 
staną się zabytkami techniki a to przecież raczej powód do dumy a nie penalizacji ich właścieli?
Osoby chore, biedne nie stać nawet na kredyt na auto nie licząc zobowiązań takich jak AC czy droższy serwis nowszych aut.
Wielu mieszkańców nie porusza się autami bo chce ale musi ze względu na niepełną siatkę połączeń PKP/MPK. Kto tylko może używa 
roweru bądź komunikacji miejskiej.
Większość ruchu związana jest z dojazdami spora centrum KRakowa ale również w ramach dowozu do szkół czy przedszkoli co wyraźnie 
widać w czasie wakacji czy ferii zimowych.
Na pewno auta zarejestrowane w KRakowie i posiadające ważny przegląd techniczny (który przecież oparty jest o prawo) powinny 
dożywotnio móc poruszać się w Krakowie przy ograniczaniu rejestracji aut niespełniających norm emisji i w ten sposób ewolucyjnie 
zmierzać do pełnego wymiaru SCT.

1.8.25 21:12:41 ścisłe centrum zakaz dojazdu do pracy własnym samochodem absurd Euro5 jeszcze na przynajmniej 3 lata, nie każdego sstać na nawe auto dopuszczalne
1.8.25 21:13:03 Natychmiast do zmiany to nie realne zobaczcie ilu przyjezdnych pracuje w Krakowie Powinno być bez ograniczeń Średnia wieku samochodów w Polsce to 15lat średnia!!! Tak jak zarobki średnie oderwane od żeczywistości A równouprawnienie tolerancja ochrona mniej zamożnych? I w tedy po wniesieniu opłaty będą ekologiczne?Nie emitują nic bo zapłacą?W Ameryce za sam taki pomysł władze by zlinczowali! Dojeżdżających do pracy czeka renesans przesiadka na zabytkowe 126p 125p oto będzie lepsze powietrze czym oddychamy to was 

interesuje ale to co jemy już nie choć wiele substancji dodawanych do żywności jest szkodliwych ale wiadomo to cios nie w koncerny tylko 
w zwykłych ludzi uczciwie pracujących żenada Kraków zbiednieje realnie ale patrząc na zielony ład to już nikogo z władz nie obchodzi 
najważniejsze jest jedno wiecznie rządzić nie będziecie i przyjdzie ktoś normalny za was już nie długo

1.8.25 21:14:06 Stare miasto, Kazimierz Każdy szpital, apteka całodobowa Do Euro 3 dla diesel i benzyna Okres min. 10 lat Dziennej Studenci, osoby pracujące w Krakowie 
1.8.25 21:14:21 Należy zmodyfikować:

Granica strefy powinna być maksymalnie w granicach zgodnych ze strefą parkowania A1 (Rynek Główny) tak aby umożliwić dojazd do szpitali m.in im. Dietla i onkologicznego(!!!) oraz do Dworca Głównego (!)
Należy dodać:
1. SOR każdego szpitala - inaczej przeciążony będzie SOR szpitala w Prokocimiu !!!! (nie obowiązuje rejonizacja a w przypadku 
problemów kardiologicznych na pewno każdy chciałby trafić do szpitala Jana Pawła a nie szpitala powiatowego...)
2. Starostwo Powiatowe Al. Słowackiego i ul. Przy Moście. 
3. Przychodnie dentystyczne!
4. Dworzec Główny.

Określenie granicy wg normy emisji spalin albo roku produkcji jest niesprawiedliwe - powoduje wyeliminowanie samochodów, których poziom emisji jest niski, niekiedy niższy niż 
samochodów nowych. Należy przyjąć jako dopuszczenie do wjazdu do strefy wyniki badania technicznego stwierdzającego poziom CO do 500 mg/km.
Mam samochód volvo spełniający normę euro 4 poj. 1.6, diesel, prod. 2009r ale jest wyposażony w filtr cząstek stałych (który po uszkodzeniu wymieniłem na nowy fabryczny (!)). 
Samochód posiadam od 2014r. Jest sprawny, serwisowany i dopuszczony do ruchu. Uważam, że powinien być dopuszczony do ruchu bezterminowo. Poziom emisji CO i PM jest niższy niż 
wymagania normy EURO6.

Jestem mieszkańcem powiatu krakowskiego ale pracuję w Krakowie. Okres wyłączenia 
również powinien dotyczyć osób pracujących w Krakowie. Proponowane prze Państwa 
rozwiązanie jest dyskryminujące! Od dawna nie przyjeżdżam do Krakowa z 
przyjemności...

Rozwiązanie akceptowalne pod warunkiem:
1. niższej opłaty - max 1 zł/godz.
2. opłaty nie pobiera się jeśli samochód stoi, nie porusza się - minimum jeśli jest zaparkowany na prywatnym parkingu (np. parking pracodawcy, szpitalny) albo w płatnej strefie parkowania (tak, 
żeby nie pobierać jednocześnie opłat wzajemnie wykluczających się tj. jednocześnie opłata za poruszanie się i za parkowanie).

Zwolnione powinny być również pojazdy osób mających stałe zatrudnienie w Krakowie.

1.8.25 21:17:18 Ścisłe centrum miasta lub obszar strefy parkowania A Standard emisji Euro 4 może pozostać przy samochodach benzynowych jednak wypieranie z miasta samochodów typu deasel i zmuszanie ludzi, by docelowo wymieniali samochody na 
dużo nowsze (i dużo droższe) tylko ze względu na rok produkcji jest absurdem. Silnik jest tej samej produkcji i z tych samych komponentów zbudowany, ale docelowo auto z 2017 roku 
nie wjedzie, a z 2018 już tak tylko dlatego, że jest rok młodsze. 

Patrząc na to, że w Krakowie ogólnie jeździ sporo starszej daty aut (dostosowane do 
budżetu wielu osób) to 5 lat wyłączenia dla mieszkańców to jest zbyt krótki okres jeżeli 
strefa ma objąć całe miasto. Można zaostrzyć wymogi dla samochodów pochodzących z 
zewnątrz czyli niezarejestrowanych w Krakowie, których jeździ tutaj mnóstwo + 
wykorzystywać większy potencjał parkingów będących na obrzeżach miasta. Jeżeli jednak 
strefą zostanie objęte ścisłe centrum to generalnie mieszkańcy Krakowa wiedzą, że nie 
warto bez powodu wjeżdżać do centrum, bo z reguły są korki plus ciasne ulice na których 
nie ma gdzie zaparkować i wolą zrobić objazd. 

Czy opłata sprawi, że nagle w magiczny sposób powietrze zrobi się czystsze, będzie się samo oczyszczać i samo sobie wyfrunie z tej kotliny w której umiejscowione jest geograficznie miasto? Co ta 
opłata ma realnie spowodować? Jak ona sprawi, że nagle pomiary pyłów będą korzystniejsze? Jak ktoś musi wjechać do strefy to zapłaci, ale to jest tylko i wyłącznie zdzieranie pieniędzy przede 
wszystkim od mieszkańców Krakowa, żeby łatać dziurę budżetową w imię "dobra dla mieszkańców". A powietrze jakie będzie zanieczyszczone to tak dalej będzie tylko jeszcze ludzie będą za to płacić 
dla zasady. Wzmocnić parkingi na obrzeżach, dać szansę osobom dojeżdżającym do Krakowa, żeby mogli zostawić samochody w ramach jakiegoś abonamentu i dać im przesiąść się do komunikacji, a 
mieszkańcom dać spokój. To miasto i tak już w wielu aspektach nie nadaje się do życia.

We wcześniejszych projektach była mowa o emerytach czyli osobach dla których samochód czasami jest niezbędny, żeby się przemieścić, 
ale równocześnie już mają takie emerytury, że nie stać ich na wymianę samochodu na superekopozytywne za ileśdziesiąt tysięcy- dlaczego 
to zostało na obecnym etapie przemilczane i wycofano się z tej opcji? Od emerytów też będą zdzierane opłaty w imię polepszenia ich 
samopoczucia oraz poprawy zdrowia? 

1.8.25 21:21:03 Strefa ograniczona do drugiej obwodnicy Obniżenie wymagań do normy euro5 dla diesli. Albo dbamy o czyste powietrze, albo zarabiamy na kierowcach, których nie stać na nowe auta. Hipokryzja. Pojazdy starsze niż 40 lat ze względu na ich charakter i okazjonalne uzytkowanie nie powinny podlegać sct wcale.
1.8.25 21:21:33 Nie zgadzam się ze strefą czystego powietrza, ponieważ upokarza ludzi biednych których nie stać na samochód za 100 tys. zł spełnający wymogi spalania!!! Nie jest dobry, bo szpital położniczy jest w centrum na ul.Siemierdxkiego. Bez ograniczeń lat dla mieszkańców Bez sensu, to znaczy że za pieniądze można kopcić spalinami…. Gdzie tu sens! Samochody zabytki też.
1.8.25 21:27:00 Kiepskie rozwiązanie z uwagi na podreperowanie zdrowia Polaków a żadne pieniądze nie zwrócą zdrowia. Jedynym wyjątkiem mogłoby być przekazanie zebranych w ten sposób pieniędzy na zdrowie 

czyli sprzęt lub rehabilitację osób borykających się z problemami astmy.
Uważam że raczej pojazdy ludzi niepełnosprawnych którzy muszą dojechać do konkretnych miejsc lub pojazdy przewożące takie osoby.

1.8.25 21:27:07 Jest niekonstytucyjne. Wzrosną opłaty za transport i dostawę usług. Co z ludźmi pracującymi w Krakowie 
1.8.25 21:27:38 Tak.  powinna dotyczyć ścisłego centrum krakowa tylko ścisłe centrum czyli do alej 3 wieszczów powinna obejmować strefa sct uważam ze norma euro 5 dla diesla powino być najbardziej rygorystyczną normą jaka wejdzie . ilość cząstek stałych emitowanych w pojazdach z filtrem czastek jest już minimalna. uważam że te normy powinny dotyczyć wyłącznie ścisłego centrum. uwazam ze oplaty te powinny zostać znacznie obniżone lub wogóle zlikfidowanegdyż osob z poza krakowa będą miały znacznie utrudniony dojazd do krakowa / okres pięciu lat powinien zostać wydłużony do lat 8
1.8.25 21:29:58 Ograniczenie do ścisłego starego miasta Diesel od euro 5

Benzyna od euro 3
Mieszkańcy miasta użytkują swoje dotyczasowe samochody bezterminowo ale kupując-
rejestrują nowe muszą one spełniać minimalne normy

Jest ok Odpowiedz w pkt 4

1.8.25 21:31:50 STC powinna być ograniczona do rynku głównego i parkingu pod urzędem miasta przy placu Wszystkich Świętych. Taka strefa powinna obejmować całe miasto. Jeśli auto jest dopuszczone do ruchu powinno mieć możliwość bezproblemowego wjazdu do miasta. Okres powinien zostać wydłużony do 70 lat. Oceniam to negatywnie. Wygląda to na próbę łatania budżetu miasta które i tak w efekcie końcowym odbije się na dodatkowych kosztach dla Krakowian. Wszystkie pojazdy dopuszczone do ruchu powinny być na tej liście.
1.8.25 21:34:49 Strefa maksymalnie do 2 obwodnicy. Auta które są już zarejestrowane w Krakowie powinny mieć dożywotni wjazd do strefy. Opłaty są ok. Jeśli te pieniądze będą przeznaczone na ochronę środowiska.
1.8.25 21:39:34 SCT powinna precyzyjnie wskazywać strefy parkingowe park&ride, które umieszczone będą przy wszystkich kluczowych pętlach / miejscach przesiadkowych dla transportu publicznego w granicy 

administracyjnej miasta a dojazd do nich wyłączony z SCT. Obecnie SCT nie powinna zostać wprowadzona z uwagi na brak wystarczającej liczby parkingów na obrzeżach Krakowa oraz źle zorganizowany i 
niezintegrowany transport publiczny. W przypadku wprowadzenia SCT karta parkingowa powinna stanowić jednocześnie bilet na pociąg, tramwaj lub autobus. Bilety winny być ujednolicone (jeden na 
wszystkie rodzaje transportu) a połączenia lepiej dopracowane i zsynchronizowane.

Obecnie nie ma żadnych precyzyjnych oznaczeń na mapie, które miejsca mają być objęte wyłączeniem. Dojdzie do absurdów, że ktoś 
będzie potrzebował pomocy medycznej a będzie bał się wjechać do Krakowa żeby nie dostać mandatu. Czy w przypadku zagrożenia 
życia ktoś wogóle będzie na to patrzył? Jak będzie można później udowodnić że nie miało się uprawnień a dojechało się np. Do 
szpitala? Czy do kontroli lub nałożonej kary trzeba będzie się wykazać np. wypisem że szpitala, biletem parkingowym? Nikt tego nie 
doprecyzował. Czy w tej sytuacji każdy kto nie będzie uprawniony będzie wjeżdżał "do szpitala" i uniknie opłat i kar? Jak chcecie to 
weryfikować. Najpierw należy coś dopracować a później myśleć o ostatecznej dacie wprowadzenia w życie całego SCT.

EURO 6 dla diesli lub 2014 rok jest nie do przyjęcia. Obecnie wiele pojazdów działających w różnych sektorach gospodarki opiera się na pojazdach z silnikiem diesla. Wyłączenie możliwości 
wjazdu niektórych pojazdów z silnikiem diesla spowoduje drastyczny wzrost kosztów usług transportowych i zaduszanie gospodarki miasta. Pamiętajmy że po wprowadzeniu zakazu 
wiele takich pojazdów będzie miało zaledwie 10 lat. Może skupmy się raczej na wprowadzeniu konkretnych wymaganych parametrów w badaniach emisji spalin gdyż normy EURO6 to 
tylko teoria.  W praktyce taki samochód który nawet spełniając "na papierze" wymóg EURO6 nie przejdzie kontroli policji lub w stacji diagnostycznej na dymomierzu. 

Oprócz mieszkańców, powinno się wyłączyć spod wymogów SCT pracowników na etacie 
przyjeżdżających spoza granic SCT do miejsc pracy znajdujących się na terenie Krakowa

Negatywnie, gdyż miasto nie proponuje w zamian sprawnie działającego transportu publicznego ani parkingów, tylko skupia się na nakładaniu dodatkowych opłat. Brak jest również wyznaczonych 
bezpłatnych stref parkowania przy ważnych punktach przesiadkowych dla transportu publicznego.

Pracownicy zatrudnieni na umowę o pracę, pracujący bezpośrednio w Krakowie a dojeżdżający spoza Krakowa powinni być również objęci 
pięcioletnim zwolnieniem z zakazu dla pojazdów, które nie spełniają tych norm. Brak takich zapisów spowoduje zawirowania na 
krakowskim rynku pracy a także wykluczenia wielu pracowników dojeżdżających codziennie spoza SCT a nie posiadających możliwości 
materialnych wymiany pojazdu na spełniający nowe normy

1.8.25 21:41:12 Proponuję nie wprowadzać w ogóle takich granic, ponieważ jest to niepotrzebny koszt. 
Ponadto wprowadzenie SCT nie jest neutralne estetycznie. Znaki drogowe już zaśmiecają wizualnie Kraków w wielkim stopniu. Dodatkowe oznakowanie wpłynie niekorzystnie na wizualny odbiór miasta.

Jest to próba zaleczenia szkodliwego pomysłu SCT. Szpitale odwiedzają często osoby spoza miasta. Osoba niezorientowana w 
topografii miasta, przygnębiona sytuacją, która zmusza ją do odwiedzin szpitala, w wielu przypadkach z pewnością nie będzie w stanie 
bezbłędnie dojechać ma miejsce nie naruszając SCT. Po co komplikować i uprzykrzać ludziom życie? Lepiej w całości zrezygnować z SCT 
zamiast tworzyć skomplikowany system rozwiązujący problem, który tworzy sama SCT.

Rozwój techniki przebiega niezależnie od próby wprowadzenia limitów, dlatego uważam, że nie ma to sensu. Jeśli technika nadal będzie się rozwijać to w perspektywie kilkudziesięciu lat 
problem SCT będzie równie nonsensowny jak problem zalegania na ulicach końskiego łajna z którym borykały się miasta jeszcze na początku XX wieku. 

Wyłącznie od tego czy krakowianie będą zamożni i nowocześni zależy to jakimi pojazdami będą się poruszać. Jeśli miasto wprowadzi politykę wykluczenia transportowego dla mniej 
zamożnych mieszkańców, których nie stać na nowsze samochody spełniające nowe standardy emisji, to tylko pogłębi to biedę i różnice społeczne. 

Ponadto stare pojazdy z silnikami o małym litrażu są bardziej ekologiczne niż nowe pojazdy z segmentu SUV, dlatego cała koncepcja ewidentnie nie jest ukierunkowana na jakość 
powietrza, tylko idzie w kierunku wykluczenia transportowego mniej zamożnych mieszkańców.

Odwleczenie wprowadzenia SCT w czasie wskazuje na to, że miasto zdaje sobie sprawę z 
tego jak duży problem stanowi wprowadzenie tego wymogu dla mieszkańców. Ten 
problem za 5 lat nie zniknie, ale będą sobie musieli z nim poradzić następcy. Uważam 
tego typu wyłączenie za przykład polityki skrajnie nieodpowiedzialnej i tchórzliwej.

Zważywszy, że taka opłata uderzy w osoby biedne, których nie stać na nowszy samochód uważam to za przykład arogancji władz i rozbudowy systemu neo-feudalnego. Wprowadzenie takiej opłaty 
prowadzi do tego, że osób biednych tym bardziej nie będzie stać na nowszy samochód. Ludziom ledwo wiążącym koniec z końcem stwarzamy dodatkowy problem. Prowadzi to do wykształcenia 
różnic społecznych, które ostatecznie przybiorą formę kast. Efektem tych i podobnych zmian będzie zacofane, skonfliktowane, prymitywne społeczeństwo podzielone na kasty. Czy tego naprawdę 
chcemy?

Tworzenie wyjątków to kolejny stanowiący o wątłej jakości regulacji. Dobre systemy prawne charakteryzują się tym, że zasady są równe dla 
wszystkich. Przypominam, że art 30 Kontytucji mówi: "Wszyscy mają prawo do równego traktowania przez władze publiczne. Nikt nie 
może być dyskryminowany w życiu politycznym, społecznym lub gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny". Zasada ta jest notorycznie 
łamana przez władze publiczne i nie inaczej zapowiada się to w przypadku proponowanej SCT. Zamiast wyrównywać różnice coraz bardziej 
je pogłębiamy.

1.8.25 21:41:15 Strefa powinna obejmować co najwyżej obszar wewnątrz II obwodnicy. W razie objęcia strefą całego miasta (co uważam za niedopuszczalne), należy utworzyć parkingi P&R na wszystkich głównych wjazdach 
do miasta.

Norma Eu6 dla Diesli to stanowczo zbyt rygorystyczne wymaganie. Eliminowanie z miasta pojazdów ledwie +/-10-letnich to daleko idąca dyskryminacja, zwłaszcza biorąc pod uwagę 
średni wiek samochodu w Polsce.

Pozytywnie Za skandaliczną uważam propozycję ograniczenia wjazdu dla samochodów historycznych do 50 dni w roku.

1.8.25 21:46:37 Zmniejszyć do minimum. Rynek i okolice. Mieszkańcy bez ograniczeń.
1.8.25 21:49:36 Przed chwilą udałem się do mojego garażu wielostanowiskowego, sprawdziłem daty produkcji na szybach samochodów... i Z kilkunastu samochodów parkujących w garażu naliczyłem 4 

do wymiany od lipca (na rejestracjach spoza Krakowa) i 8 do wymiany w 2030 roku w tym mój. Diesle - roczniki 2015 - 17 Euro6 (sprawdziłem rocznik na szybach). Czy Wy jesteście 
naprawdę oderwani od rzeczywistości? Są to najlepsze samochody w garażu - często klasy premium. A co zostało, bo może jeździć -to sam złom typu  benzynowa Fiesta z 2006 roku, 
którą akurat żre korozja. Ludzie co Wy robicie?!!!  Zacząłem się również przyglądać samochodom zaparkowanym przy mojej ulicy i co? Kilkanaście samochodów tak na szybko do 
"wylotu" w lipcu. W 2030 kilkadziesiąt procent na teraz. Co Wam te diesle Euro5 , Euro6 przeszkadzają. Co mnie obchodzi metodologia pomiarów zmieniona w przypadku normy 
Euro6dt!  Samochód Euro6 w każdym wariancie homologowany jest na warunki podane w normie Euro6 i wszystkie jej mutacje mają takie same wymagania co do PM,CO2 i NOx!  Co 
ciekawe nawet nie zostały one zmienione oprócz PM w normie Euro7. Opamiętajcie się co robicie!!!

1.8.25 21:53:05 Strefą powinna objąć głównie centrum oraz tereny osiedli mieszkalnych gdzie jest wysokie stężenie no2 Obecnie strefa jest za duża. Kolejne milion znaków na które nikt z poza Krakowa nie zdąży zwrócić uwagi? Standardy emisji dla pojazdów diesla przekraczają normy zachodnie… Co z osobami które wynajmują tutaj mieszkanie, ale nie odprowadzają podatków? Na 
przykład studenci? Wiele osób przyjeżdża w niedziele wieczór i wyjeżdża na przykład w 
czwartek. Auto realnie jest używane przez 1h w tygodniu, więc negatywnie nie wpływa 
gdyż każdy używa wówczas komunikacji.  

Rozwiązanie jest okej, ale tylko pod warunkiem że pojazd jest liczony tylko gdy jest w ruchu. To znaczy osoba wjeżdżając do miasta i trzymając auto przez tydzień wyłączone, będzie liczona za 
godzinę a nie tydzień. 

1.8.25 21:53:47 Tak Powinno być objęte tylko ścisłe centrum 
1.8.25 21:54:01 SCT powinna dotyczyć ścisłego centrum i powinna umożliwiać przejazd głównymi drogami w mieście. Parkingi typu park and ride są niewystarczające i za małe na taką liczbę samochodów. Konieczna jest budowa parkingów 

wielopiętrowych jak i podziemnych i najlepiej by koszt parkingu był w cenie biletu. Najlepiej ludzi zachęcać do korzystania z 
komunikacji zbiorowej a nie zmuszać.

Zwróćmy uwagę na pojemność silników i emisję spalin. Często samochody nowsze produkują więcej spalin niż te starsze z mniejszymi silnikami. Konieczne są drastyczne zmiany w SCT. Spowoduje to, że biedniejszych ludzi nie będzie 
stać na to by podróżować po Krakowie zwłaszcza z okolicznych mniejszych miejscowości. 
A co gdy ktoś wjedzie gorszym autem pilnie do szpitala w Krakowie? Będzie musiał 
zapłacić karę?

A może lepsze rozwiązanie to zezwolenie na wjazd kilka razy w przeciągu miesiąca, bez dodatkowych opłat? Przestańcie karać ludzi za to że są biedniejsi Kraków to tylko centrum, a co z okolicznymi miejscowościami? Co z ludźmi co na codzien pracują, studiują i żyją w Krakowie. Konieczne 
powiekszenie tej strefy

1.8.25 21:54:45 Obecna strefa A i B Z każdej strony miasta powinny być takie miejsca, np P+R Samochody na krakowskich rejestracjach
1.8.25 21:54:52 Nie powinno być żadnych granic. Jest to naruszenie podstawowych praw wolności obywateli. Utrudnianie swobodnego transportu prowadzi do coraz większej i łatwiejszej kontroli i inwigilacja społeczeństwa Każdy budynek, szpital, restauracja, kamienica, DPS'y, apteki, galerie handlowe, każda kostka brukowa czy dowolny centymetr 

kwadratowy asfaltu musi być dostępny dla każdego auta nie zważając na poziom emisji zanieczyszczeń pojazdu.
Ludzie przemieszczający się prywatnymi pojazdami są ograniczani podczas gdy właściciele prywatnych odrzutowców są nietykalni.

Nie wolno nakładać żadnych ograniczeń emisji na jakikolwiek naziemny pojazd spalinowy.
Prywatne odrzutowce podczas jednego przelotu generują więcej spalin niż jedno dowolnego rodzaju auto wytworzy przez rok.
Taka próba ograniczeń to hipokryzja

Jak dla mnie ten okres wyłączenia powinien obowiązywać na nieskończenie długi okres 
czasu dla każdego żyjącego człowieka na ziemi 

Podróżowanie pomimo kosztów paliwa powinno być darmowe. Takie sankcje finansowe to zwykła pazerność i chciwość Lista ta tak samo jak koncepcja SCT nigdy nie powinna powstać.

Precz z komuną! 

1.8.25 21:57:09 Uważam że strefa czystego transportu jest bez sensu. Wprowadzanie jakikolwiek ograniczeń dyskryminuje osoby, których nie stać na nowsze samochody. Jw Jw Jw
1.8.25 22:04:18 Jeżeli ma zostać wogile wprowadzona SCT powinna obowiązywać całe miasto Kraków od białych tablic w przeciwnym razie będzie dzielić mieszkańców Że względu na transport sam. dostawczych wjazd  dopuścić samochody benzynowe euro3 i diesle euro4 w przeciwnym razie większość samochodów świadczących usługi dostaw w 

mieście będą musiały być wymienione i będzie się to wiązać ze wzrostem cen w sklepach szczególnie mniejszych
Mieszkańcy Krakowa posiadający samochody nie spełniające wymagań SCT przed jej 
wprowadzeniem  powinni mieć możliwość jazdy nimi bez ograniczeń

Pojazdy zabytkowe oraz specjalne powinny zostać całkowicie wyłączone z SCT ponieważ użytkuje się je bardzo rzadko i stanowią 
marginalną część środków transportu

1.8.25 22:08:04 Jesli juz strefa powinna obejmowac centrum miasta Rok produkcji powinien grac role dla samochodow kupionych przez mieszkancow po dacie wprowadzenia strefy. Przepisy nie dzialaja do tylu jesli ktos kupil samochod przed 
wprowadzeniem strefy jest jego wlasnoscia i moze go uzywac 

Powinno zostac zniesione kto kupil auto przed wprowadzeniem strefy to jego wlasnosc i 
sprawa. Samochodu te beda mialy 30 lat i wyginac smiercia naturalna bez karania 
wlascicieli 

Niszczenia hadlu i turystyki i stwarzanie problemow. Miasto ma zle zmodernizowane  drogi miasto zostalo zabudowane  w nieprzemyslany sposob jak mala wies a nie rozwijajace sie miasta kazda z 
glownych drog powinna miec po 3-4 pasy kazdy wyjazd z miasta powinnie byc plynny z duza przepustowoscia 

Powinny zostac zniesione  nie na piec lat tylko bezterminowo. 

1.8.25 22:08:45 Uważam, że strefa czystego transportu w ogóle nie powinna zostać wprowadzona. Jest to rozwiązanie skandaliczne, uderzające w zwykłych obywateli. Uważam, że każdy powinien mieć dostęp do pełnego obszaru miasta. Strefa czystego transportu wpływa na ograniczenie wolności obywateli i jestem 
przeciwny takim rozwiązaniom. Uważam, że w celu zmniejszenia zanieczyszczenia 
powietrza powinny zostać wprowadzone zmiany w zakresie zachęcania obywateli do 
korzystania z komunikacji miejskiej, która powinna być tania(lub najlepiej darmowa dla 
mieszkańców miasta), wydajna i wygodna. Strefa czystego transportu jest podwójnie 
niekorzystna dla obywateli pod względem finansowym, gdyż nie będą mogli wjechać 
samochodem do miasta bez uiszczenia kary finansowej, oraz będą zmuszeni do 
korzystania z drogiej i zatłoczonej komunikacji miejskiej.  

Uważam, że strefa czystego transportu to kolejne obciążenie finansowe i ograniczanie wolności obywateli, nie ma wiele wspólnego z realną poprawą jakości powietrza. Uważam, że wprowadzanie takich rozwiązań jak SCT uderzy w obywateli, którzy nie dysponują dużymi zasobami finansowymi i jest 
nieetyczne, by na takie osoby przenosić kolejny cieżar rzekomo związany z ochroną środowiska.

1.8.25 22:10:52 w granicach II obwodnicy (obwodnica poza SCT) powinien być okres 20 letni dobrze
1.8.25 22:12:32 ścisłe centrum euro 3 dla benzynowych pozytywnie 
1.8.25 22:17:03 Tylko centrum Krakowa Park and raid czerwone maki Diesel euro 5 Mieszkańcy Krakowa powinni jeździć na mniej rygorystycznych warunkach Jeśli wjazd to bez opłaty
1.8.25 22:17:27
1.8.25 22:19:46
1.8.25 22:22:25 Trzeba przeprowadzić referendum  wśród mieszkańców Krakowa z pytaniem czy są za czy przeciw utworzeniu Strefy Czystego 

Transportu w Krakowie
To zły pomysł, jestem przeciw.

1.8.25 22:24:04 Strefa jeśli już powinna obowiązywać tylko w ścisłym centrum Centrum Handlowe Tandeta Silnik diesla Euro 5 powinien wjeżdżać do roku 2030 Jeśli mieszkańcy są zwolnieni z wymogów to przyjezdni też powinni Kpina żadnej opłaty !!!!!
1.8.25 22:25:31 W ogóle nie powinno być strefy gdyż jest to dyskryminacja Kompletnie zły pomysł bo jest to łamanie prawa Zlikwidować strefę że względu na polityczne uzależnienie Powinno być zakazane że względu na majętność mieszkańców Zły pomysł odkupić grzechy za pieniądze Łamanie praw 


